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α Χριστούγεννα είναι iooos η πιο όμορφη

Τ
εποχή om ΝέαΥόρκη Φώταπου δεν σβήνουν
ποτέ ήχοι αέναη κίνησπ και kööuos από
κάθε γωνιά του πλανήτη συνθέτουν ένα
σκηνικό μοναδικό που αποπνέει την αίσθηση

όπ εδώταπάντα είναι δυνατά Ακόμα και
το να üKous απότα χείλη έγκυρωνανθρώπων
ms vaun^as των τραπεζών των διεθνών

οίκων και των επιχειρήσεων όπ μια μικρή χώρα στην άλλη

πλευρά του πλανήτη πάλεψε τα κατάφερε και τώρα επιστρέφει
Την ευκαιρία σε öÄous outoùstous ανθρώπου να βρεθούν

να ανταλλάζουν απόψεΐ5 και να τυλί&υν σκέψεβ και σχέδια
έδωσε η Capital Link του Νικόλα και ms C%as Μπορνόζη οι
οποίοι σε συνεργασία με το Χρημαπστήριο ms Néas Yôpiais
το Χρημαπστήριο Αθηνών και μεγάλε5 επενδυπκέ5 τράπεζεε
διοργάνωσαν με άριστο συντονισμό ένα συνέδριο-συνώνυμο
pias ànrrms Συνόδου Kopucpns για την Οικονομία

Ztoxostou μακροβιότερου επενδυπκού φόρουμ στο εξωτερικό

για την Ελλάδα η συστηματική προσπάθεια προώθησα
ms xcopas as επιχειρημαπκού και επενδυπκού προορισμού
μια προσπάθεια που δεν σταμάτησε ούτε κατά τη διάρκεια ms

oiKOvopiims Kpions Και ôncos εύστοχα ανέφερε évas παλι05

γνώριμο5 ms xdopas as ο μεγαλοεπενδυτήδ Τζον Πόλσον
ôrwso παροιμιώδης Φοίνικας η Ελλάδα ανεβαίνει και εξελίσσεται

σε έναν νέο ευρωπαϊκό οικονομικό ηγέτη Από πολύ vcopis το

πρωί ms Δευτέρα τι Δεκεμβρίου άρχισαν να φθάνουν οι ομι
λητές και οι προσκεκλημένοι στο Metropolitan Club στην

καρδιά ms Néas Yôpims Τα πάνελ πολλά önas και τα στιγμιότυπα

που προσέλκυσαν το ενδιαφέρον η εμφάνιση του

υπουργού ΟικονομικώνΚωστή Χατζηδάκη με τονΑμερικανό
αναπληρωπί ΥΠΕΞΤζέφρι Πάιαχ cpopcovcas και οι δύο γραβάτα

με την ελληνική σημαία αλλά και η συνάντηση του Τζον
Πόλσον μετονδιευθύνοντα σύμβουλοms IntrakatAAé&n/ôpo
Εδάρχου και η συνομιλία tous για το μέλλον των ελληνικών

τραπεζών και π5 επενδύσει στον τραπεζικό τομέα As μην
δεχνάμε τον γρίφο για το π θα κάνει ο δισεκατομμυριούχοβ
επενδιπτβ τα ποσοστά που κατέχει ακόμα σε Alpha Bank και

Πειραιά αλλά και το όπ η Thrivest Holdings ms onoias συνι

ôpunïs είναι ο κ Είάρχου αποτελείτονμεγαλύτερο μέτοχοms

Παγκρπτκκπου αοιμάζεται για συγχώνευση με την Attica Bank

μια κίνηση που θα δημιουργήσει m μεγαλύτερη μη συστημική
τράπεζα Κοινό θέμα ouznmons σε όλα τα πάνελ ήταν οι προ
οππκέ5 μετά την κατάκτηση ms επενδυπκτκ βαθμίδα5

Το 250 Capital link Invest in Greece Forum ανέδεχΙΊε το γεγονός
ότι η Ελλάδα έχει πλέον μπει σε μια καινούρια εποχή σταθερότητας
ανάπτυ&ις και θετικών προοπτικών ανέφερε στο business
scories ο πρόεδρο5πΐ5 Capital Link NiKoAas Mrropvozns για
να προσθέσει όπ πραγματοποιήθηκανπεριπου 200 συναντήσει

μετα&ι επενδυτών εταιρειών και κυ βερνηπκών στελεχών

Ιδιαίτερη έμφαση δόθηκε oris θετικές προοπτικές των μικρομεσαίων

επιχειρήσεων Στο συνέδριο αναφέρθηκε η σύσταση ενός

νέου επενδυτικού οχήματος 150 εκατ από την ChicagoAtlantic που

πρόκειται να δραστηριοποιηθεί στον τομέα αυτό σημείωσε χαρακτηριστικά

Η μεγάλη επιστροφή ms EAAaöas

Τώρα είναι η ώρα να επενδύσετε στην Ελλάδα προέτρεψε
tous εκπροσώπου των επιχειρήσεων και tous 6ie0veïs επεν
ôutès με γραπτό μήνυμά του ο πρωθυπουργό Kupiàuos
Μητσοτάκη Εχουμεαποδεϊίει ότι μπορούμε να αλλάίουμε και

μην έχετε καμιά αμφιβολία θα συνεχίσουμε στο ίδιο μονοπάτι
σταθερότητας συνέπειας και μεταρρυθμίσεων
m Η αποστολή μου αυτή τη φορά υποψιάζομαι ότι θα είναι πολύ

ευκολότερη ανέφερε στο b.s ο unoupyôs EOviKtis Οικονομί
as και Οικονομικών ε&ιγώντχβ όπ δέκα χρόνια πριν που είχε

συμμετάσχει στο ίδιο συνέδριο oûs unoupYÔs Avâmu&is η κατάσταση

στην Ελλάδα ήταν διαφορεπκή και οι Εένοι επενδυτέ5
είχαν μείνει ασυγκίνητοι Τι έχει αλλάΕει από τότε Πήραμε το

μάθημα μας Καταλάβαμε ότι η χώρα δεν μπορεί να ζει πάνω από

τις δυνατότητές ms ανέφερε ο κ Χατζηδάκη σημειώνονπΰ
όπ στόχος είναι η αύδτση των επενδύσεων κατά 70 ως το 2027

Ο αναπληρωτής unoupYÔs EGvikùs OiKovopias Nîkos Παπα
Gavâons επισήμανε όπ αναμένεται διπλάσια ανάπτυ&ι από

25ο CAPITAL LINK INVEST IN GREECE FORUM

μονόδρομος
Η ΑΝΟΔΟΣ
1 riZu J^yV/VnlNIllvrlZ
ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ
Οι προοπτικά του Ελληνικού Χρηματιστηρίου των τραπεζών και των επιχειρήσεων
μετά την επιστροφή ms Ελλάδαε στην επενδυτική βαθμίδα βρέθηκαν
στο επίκεντρο του φόρουμ με τίτλ ο decelerating Investments for Sustainable
Growth που πραγματοποιήθηκε στο Metropolitan Club ms Néas Yôpims

Αποστολή στη Νέα Υόρκη
Χριστίνα Ρωμηού
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Ο Ελληνοαμερικανός επιχειρηματίας Τζον
Κατσιματίδης μίλησε σε επιχειρηματίες και μέλη
της ελληνοαμερικανικής κοινότητας στο πλαίσιο
του 25ου Capital Link Invest in Greece Forum

Ο κ. ΑλέΕανδρος
ΕΕάρχου με τον

διεθνή επενδυτή
Τζον Πόλσον

συνομιλούν για τις
τραπεζικές εΕελίΕεις

(photo credit:
Φώτιος Καλιαμπάκος,

Hellenic DNA)

Νικόλας Μπορνόζης,
Χρήστος Σταϊκούρας,
Κωστής Χατζηδάκης,
Τζέφρι Πάιατ,
Νίκος Παπαθανάσης,
Ολγα Μπορνόζη

την Ευρωζώνη το 2024, ενώ οι επενδύσει αναμένεται να αυξηθούν 

στο 15,1%, από 7,1% το 2023.
■	«Παρ ' όλη την εξωγενή κρίση, στην Ελλάδα πετύχαμε σταθερότητα», 

είπε ο υπουργό» Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος
ΣτΏϊκούρα5παρουσιάζοντα5τοχρονοδιάγραμμα υλοποιήστε
των έργων που βρίσκονται σε εΕέλι&ι, όπως το μετρό θεσσαλονίκης, 

το Πάτρα - nùpYOS, το Flyover κ.ά.

■	Στα άλματα που έχουν γίνει στην ενεργειακή μετάβαση αναφέρθηκε 

ο appôôios υπουργός, Θεόδωρος Σκυλακάκης Η
Ελλάδα, όπως είπε, έχει όλα τα φόντα να γίνει κόμβος αλλά και

παραγωγός ενέργειας μέσω των διασυνδέσεων και των υπε-

ράκπων ενεργειακών έργων.

Τζέφρι Πάιατ: Πιο κρίσιμε^
από ποτέ ο pôAos Tns EAAàôas
üjs ενεργειακού κόμβου

«Οι ευκαιρίες είναι άφθονες στον ελληνικό ενεργειακό τομέα», ήταν
το μήνυμα που έστειλε ο αναπληρωτής ΥΠΕΞτων ΗΠΑ Τζέφρι
Πάιατ. Εκτίμησε δε ότι η περιφερειακή σημασία wis Ελλάδας

θα συνεχίσει να αυδάνεται όταν υλοποιηθεί ο FSRU της Αλεξανδρούπολη 

και ο αγωγός διασύνδεσης Ελλάδας - Βόρειας
Μακεδονίας. Οπως είπε, οι ΗΠΑ προσβλέπουν στην υποστή-

ριδι των ενεργειακών εταιρειών που ενδιαφέρονται να επενδύσουν 

ή να δημιουργήσουν κοινοπραδες στην Ελλάδα.

Τζον Πόλσον: «Είμαστε στην αρχή
ενό5 ενάρετου επενδυτικού κύκλου»

Αίσθηση προκάλεσε η παρουσία στο συνέδριο του δισεκατομμυριούχου 

επενδυτή Τζον Πόλσον. «Είναι σημαντικό ότι εάν οι
Ελληνες συνεχίσουν να ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ
των επενδύσεων και στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε αυτή η ευημερία 

μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες. Από αυτή την άποψη
βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού 

κύκλου», ανέφερε χαρακτηριστικά, ενώ μιλώντας ως ο

μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς, επισήμανε 

την α&οσημείωτη ανάκαμψη του τραπεζικού κλάδου: «Τα

Ν PB μειώνονται, τα κέρδη αυϊάνσνται, τα κεφαλαιακά αποθέματα
επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυίάνεται. Η

τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120% μόνο φέτος».

«Γιατί Ελλάδα;» - Τι βλέπουνοι διεθνείε επενδυτέε

Είναι πολύ σημαντική η αίσθηση όπ πλέον υπάρχει φορολογική 

σταθερότητα στην Ελλάδα, επισημάνθηκε στο πάνελ των
διεθνών επενδυτών. Σύμφωνα με τον κ. Δημήτρη Αθανασόπουλο 

της ΑΧ1Α Venture, «έχουμε πολλούς μακροπρόθεσμους
επενδυτές και θα έρθουν κι άλλοι, γιατί δεν υπάρχουν πολλές χώρες

με ελκυστικό σημείο εισόδου σε συνδυασμό με αναπτυδακές

προοπτικές, και αυτά τα δύο τα συνδυάζει η Ελλάδα, κάτι πολύ

ΜμαηικόσεέναπεριΙ&ίλλΰνυψηλώνεπποκίων>>.Τ0^
όπ η έλλειψη ρευστότητας είναι παράγοντας που αποτρέπει
την αύ&ιση των επενδύσεων στη χώρα.

Στην αλλαγή στρατηγικής της BC Partners αναφέρθηκε ο κ.

Νίκος Σταθόπουλος, ο οποίος βραβεύτηκε στο πλαίσιο του

συνεδρίου για πς μακροχρόνιες επενδύσεις της εταιρείας του
στην Ελλάδα. «Υπάρχουνπολλές εταιρείες μικρομεσαίες που έχουν

αναπτυδακή δυναμική, όπως η PetCitymi το Metropolitan College
όπου επενδύσαμε εμείς. Στόχος μας είναι να βοηθήσουμε τις μικρές
επιχειρήσεις να μεγαλώσουν», επισήμανε, ενώ, όπως είπε, «το να
κάνει ένας επενδυτής λεφτά στην Ελλάδα είναι μόνο καλό. Εμεύ
πουλήσαμε τη Pharmaîhen και βγάλαμε ι δισ. ευρώ. Δεν πρέπει
να βλέπουμε όποιον βγάζει χρήματα ως εχθρό».

Για πς μεγάλες προοπτικές της Ελλάδας, το εγχείρημα της
Attica Bank και τα πρόζεκτ που είναι τώρα στο επίκεντρο ενάμιση 

χρόνο μετά την απόκτηση της Ακτωρ μίλησε ο κ. Ε&άρχου,

parttermçThriveçt Holdings και αντιπρόεδρος/ΏΟτης lntrakat
«Με τη σταθερότητα που προσφέρει η κυβέρνηση επιδιώκουμε
τοάνοιγμά μας και στις ΑΠΕ {α.ο:, πράγμαπ ανακοινώθηκε ήδη
η στρατπγική συνεργασία lntrakat - ΔΕΗ Ανανεώσιμες)».

Αναφερόμενος στις τράπεζες και τη δημιουργία του 5ου
πυλώνα, μίλησε γιατην ανάγκη επιβίωσης της Τράπεζας Αττικής

Συνέχεια στη σελίδα 16
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Ο κ Νίκος Τσάκος χτύπησε το closing bell του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης στην ειδική εκδήλωση
Greek American Issuer Day στο πλαίσιο του 25ου Capital Link Invest in Greece Forum

Ο γενικός πρό£ενος της Ελλάδας στη Νέα Υόρκη
Ντίνος Κωνσταντίνου και η σύζυγος του Μυρσίνη Φελιού
με τον Νικόλα και την Ολγα Μπορνόζη

Τζον Πόλσον
Ολγα Μπορνόζη
Αλέξανδρος
Efiàpxou photo
credit Φώτιος
Καλιαμηάκος
Hellenic DNA

Συνέχεια από ιη σελίδα 15

και ens Παγκρήτιεβ Λύση ήταν η συγχώνευση τους Πιστεύουμε

άτι σε έναν χρόνο η νέα τράπεζα θα έχει κεφάλαια 8 bio
και μονοψήφιο δείκτη κόκκινων δανείων ανέφερε και

πρόσθεσε Το τραπεζικό σίιστημα έχει ανάγκη έναν so πυλώνα

κυρίως για την εξυπηρέτηση των μικρομεσαίτον επιχειρήσεων

στην Ελλάδα οι οποίες σήμερα δεν έχουν εύκολη

πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα Δεν έχουμε στρατηγική
είόδου θέλουμε να δημιουργήσουμε εταιρείες και να δώσουμε

aha nous μετόχους άρα αδα και σε εμάς τους ίδιους Ο κ
Αλεί Φωτακίδικ επικεφαλή ins CVC Greece ανέφερε
Εχουμε μια μακροπρόθεσμη δέσμευση να επενδύσουμε στην

Ελλάδα και να συνεχίσουμε να υποστηρίζουμε κορυφαίες
εταιρείες και τιςδιοικητικές τουςομάδες ώστε να υλοποιούν τα

φιλόδοία σχέδια τους με επενδύσεις και όλους τους πόρους που

μπορούμε να προσφέρουμε

Οι npoßoAeis cms τράπεζες
Η πεποίθηση ότι οι ελληνικέ5 τράπεζεδ βρίσκονται πλέον
σε πολύ πιο ελκυστική και συμφέρουσα θέση εκφράστηκε

από τοπάνελ για ns npoorraKés του τραπεζικού τομέα
Ιδιαίτερο ενδιαφέρονπαρουσίασε η θέση ms διευθύνου
oas συμβούλου ms Attica Bank Ελέντκ Βρεττού δεδομένου

ότι εκπροσωπεί έναν ενισχυμένο οργανισμό που φι
λοδο&ί να επιτελέσει τον ρόλο του 5ου πόλου gos μη συ

στημική τράπεζα στο ελληνικό τραπεζικό σύστημα Γιατί
να έρθει ένας πελάτης στην Attica Bank Επειδή είμαστε πιο

γρήγοροι έχουμε ευελιδα και νοιαζόμαστε για κάθε πελάτη
που έχουμε γιατί είναι πιο σημαντικός για εμάς Δεν επιδιώκουμε

τόσο πολύ να ανταγωνιστούμε τιςσυστημικές τράπεζες
αλλά να καλύψουμε οποιοδήποτε κενό στο σύστημα για ιδιώτες

και επιχειρήσεις
Οταν ήμουν στο Eurogroup μας αποκαλούσαν ειδική

περίπτωση χώρας Τώρα αυτό δεν ισχύει δήλωσε ο πρόε
ôpos του ΔΣ ms Eurobank Γιώργο Zoviös εστιάζονκκ
στο ευέλικτο συντα&οδοτικό σύστημα και το Εργατικό
Δίκαιο που προέκυψε από ns μεταρρυθμίσει ms ΝΑ

Ο πρόεδρο5 του ΔΙ ms Ελληνιισκ AvcrrrrucïaKÙs Τρά
πεζα Πώργοβ Zaßßös επεσήμανε τον καθοριστικό ρόλο
του προγράμμσκ Ηρακλή5 και το γεγον05 όπ ενίσχυσε
τη ρευστότητα των τραπεζών Η κυβέρνηση το παρέτεινε
δύο φορές Ελαβε επίσης κολακευτικά σχόλια από τα διεθνίι

χρηματοπιστωτικά ιδρύματα είπε
TéÀos η κυ pia Ελίζαμπεθ ΜακΚόουλτα ΕΚΤ δήλωσε

όπ η ανάκτηση του ι<αθεστώτο5 επενδυτική βαθμίδα από
την Ελλάδα ήταν μια πολύ ευπρόσδεκτη είέλιίη σε επίπεδο

αγοράς

EvapJEn pias νέας εποχής γιατο Χ.Α και την Κεφαλαιαγορά
Το ενδιαφέρον για την ελληνική αγορά μετοχών επιστρέφει
το 2022 και το 2023 έφεραν ρεκόρ κερδοφορία ενώ για το
2024 υπάρχει μια υποσχόμενη σειρά από apxiiœs δημόσι
ES npoocpopés επισήμαναν οι opiArrcés του πάνελ για us

npoonurés του Χρημαπστηρίου Αθηνών

Εργαζόμαστε για να επαναφέρουμε το Χρηματιστήριο
ΑθηνώνοιηνΜτηγορύτωνΑνεΜυγμένωνΑγορών»,ανέφε
ρε ο επικεφαλή5 του ομίλου του ΧΑ Tiäwos KovtorrouAos
znrcbvras παράλληλα την ανάληψη ôpàons από εισηγμένε5
και επένδυα ώστε να αυ&ιθεί η ρευστότητα και το ßa0os
του ΧΑ Είμαστε σε μια ευμετάβλητη και αβέβαιη συγκυρία
λόγω οικονομικών και γεωπολιτικών προκλήσεων επισήμανε

η πρόεδρο5τη EnrrpoTnis Κεφαλαιαγορά Βασιλική

Λαζαράκου η ελληνική οικονομία ωστόσο έχει επιδείξει
ανθεκτικότητα Μόνο κατά το β μισό του 2023 υλοποιήθηκαν
ΙΡΟς όπως της Optima και δύο επιτυχή placements τραπεζών

Η ελληνική αγορά είναι πολύ ελκυστική για ΙΡΟς καθώς

έχει υπεραποδώσερ σχολίασε ο κ Κωνσιανπνί Κωστό
TTouAos ms Morgan Stanley ενώ ο κ Τζουζέπε Τζιάνο

πρόεδρο tits Euroxx Securities είπε χαρακτηριστικά neos

η Ελλάδα έχει τα εχέγγυα να γίνει ΙΡΟ venue

Οι επενδυτικά ευκαιρίεςoris υποδομές
Στο πάνελ με θέμα την αναβάθμιση των υποδομών και
του μεταφορικού δικτύου κυριάρχησε η αναγκαιότητα τα
νέα έργα ή οι επεκτάσεβ των υφιστάμενων να εκπληρώ
νουντον στόχο Tns περιβαλλοντικτ προστασίαβ και βιω
σιμότητα5 Oncos τόνισε η γενική διευθύντρια Χρηματοοικονομικών

Υπηρεσιώντου ομίλου ΓΈΚΤΕΡΝΑ Πηνελόπη

Λαζαρίδου τηντελευταία ιοετία ercaipsiss υποδομών
παρέδωσαν εμβλημαπκού auTOKivmôôpopous oncos η

lovia Oöos και η Ολυμπία Oôôs που ήρθαννα προστεθούν
στην Αττική Οδό και την Εγνατία Αναμένονται κι άλλα

σημαντικά έργα oncos η επέκταση xns Atuiais Οδού ο
ΒΟΑΚ το νέο αεροδρόμιο Tns Καλαμάτα5 κ.λπ που αναμένεται

να δώσουν ώθηση στην οικονομική ανάπτυξη

Ολα άμα είναι σχεδιασμένα ώστε να είναι περιβαλλοντικά
ευαίσθητα και να μειώνουντου5 xpôvous μετακίνησα

μειώνοντα έτσι την κατανάλωση καυσίμων και us εκπο

μπέ5 ρύπων
Από την πλευρά του ο εκτέλεση πρόεδρο5 Tns

ΑΒΑΞ Xpnoxos Ιωάννου αναφέρθηκε crrous παράγοντε
που ένα έργο κατασκευάζεται εππυχσκ καλή συνεργασία
πελάτη κατασκευαστή project manager τόσο otous

xpôvousπαράδοση όσο και στα διαθέσιμα κεφάλαια ενώ

ανέφερε τρία εππυχημένα παραδείγματα τα νοσοκομεία
του Ιδρύμσκ iTaùpos Niàpxos.TO έργο στο Ελληνικό και
την επέκταση του μετρό με τη Γραμμή 3

Οι προοπτικές μετάτην επενδυτική βαθμίδα
Η ελληνική οικονομία έχει γίνει εξωστρεφής και αυτό έχει

αναγνωριστή από τις αγορές Είμαστε η μοναδική χώρα που

δανείζεται φθηνότερα σε σχέση με ένανχρόνο πριν είπε ο κ
Μιχάλης Αργυρού,πρόεδρο5του Συμβουλίου Οικονομικών

Εμπειρογνωμόνων του ΥΠΟΙΚ Ο ετπκεφαλή5 του

τομέα FX Tns Barclays θέμο5 Φιωτάιακ στάθηκε στο όπ
η Ελλάδα δεν είναι μια τυπική οικονομία καθάκ δεν κάνει
του yvoûotoùs 7£iz\s kùicAous συρρίκνωσα avàrrnj&is

Ο κ Ρομπέρτο Αρέβαλο xns S&P Global ε&ϊρε το
γεγον05 όπ ελάχιστα χώρε5 πήγαν από το χείλθ5 Tns κα

τάρρευση5 στην επενδυτική βαθμίδα Os μεγάλο κίνδυνο

για την οικονομία όμω ανέφερετη γήρανση του πληθυσμού
ενώ σημείωσε neos αν και το xpéos pas είναι κοντά crens

Ιταλία και ms Πορτογαλία η μεγάλη διαφορά pas είναι οι

ρυθμοί avernruens Δεν έχει σημασία μόνο πόσο υψηλό
χρέος έχεις αλλά και αν μπορείς να το διαχειριστείς επισήμανε

ΛΛόλκ 10 χρόνια πριν η Ελλάδα Ξεχώριζε cos η αρνη
πκή εξαίρεση ms Ευ pcozcovns μια απειλή για τη σταθερότητα

του ευρώ και τη συνοχή ms Ε.Ε Σήμερα είναι και
πάλι μια εξαίρεση αλλά oncos φαίνεται αυτή τη φορά μια
θετική εξαίρεση Σύμφωνα με τα λεγόμενα του καθ ύλην

αρμόδιου για την οικονομία αυτό που συνέβη ήταν η
επανάσταση της κοινίχς λογικής που μετατόπισε τη στάση του
ελληνικού λαού απέναντι στην εργασία και m επενδύσεις

Γιατί oncos εύστοχα είπε ο κ Χατζηδάκα δεν μπορείς να

έχεις επενδύσεις χωρίς επενδυτές και εργαζόμενους χωρίς εργοδότες

Και για να υπάρξουν αυτά τα δύο χρειάζονται δύο
άλλα πράγματα πολπική σταθερότητα και κίνητρα για την
επένδυση κεφαλαίων
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01 ΘΕΡΜΕΣ ΚΟΥΒΕΝΤΕΣ ΤΟΥ ΑΜΕΡΙΚΑΝΟΥ ΕΠΕΝΔΥΤΗ ΣΤΟ CAPITAL LINK ΣΤΗΝ ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ

Η «ψήφος εμπιστοσύνης» (και) του John Paulson σε
οικονομία και ελληνικά assets

Η ΑΡΧΗ ΕΝΟΣ ΜΑΚΡΟΧΡΟΝΙΟΥ ΕΝΑΡΕΤΟΥ ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΟΥ
ΚΥΚΛΟΥ ΚΑΙ ΤΑ ΕΓΚΩΜΙΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΚΥΡ. ΜΗΤΣΟΤΑΚΗ. ΟΙ

ΤΡΑΠΕΖΕΣ, Η ΕΥΔΑΠ ΚΑΙ TO REAL ESTATE

Μετά 
τον Prem Watsa και ο John Paulson δίνει καθαρή «ψήφο εμπιστοσύνης» 

στην οικονομία μας και τα ελληνικά assets. Η γνώμη των δυο ξένων 

μεγαλο-επενδυτών έχει ιδιαίτερη αξία, καθώς αμφότεροι επένδυσαν
την Ελλάδα στις πιο αντίξοες συνθήκες, έγραψαν ζημιές (ο Paulson ακόμα
«γράφει») και γνωρίζουν τις δυσκολίες του δρόμου πρώτα της διάσωσης και
στη συνέχεια της επιστροφής στην κανονικότητα και βέβαια και στην ανάπτυξη.

Ο Αμερικανός επενδυτής διατηρεί μεγάλες 

επενδυτικές έως στρατηγικές θέσεις 

σε Τράπεζα Πειραιώς, Alpha Bank,
ΕΥΔΑΠ και δήλωσε στο πρόσφατο Συνέδριο 

Capital Link της Νέας Υόρκης αναφορικά 

με την ελληνική οικονομία και
την ελληνική αγορά, ότι «βρισκόμαστε
μόνον στην αρχή ενός μακροχρόνιου,
ενάρετου επενδυτικού κύκλου». Και πως
σε αυτό το πλαίσιο, οι αξίες των περιουσιακών 

στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν 

να είναι ιδιαίτερα ελκυστικές.
Η μετοχή της Πειραιώς, για παράδειγμα,
εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τι¬

μή μόλις 5πλάσια τα κέρδη και στο 50%
της λογιστικής αξίας.

Επίσης, πιστεύει και πως η αγορά ακινήτων 

έχει άφθονο χώρο να «τρέξει».
Παρά τις ήδη εντυπωσιακές επιδόσεις, οι
τιμές των ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν 

περίπου 10% κάτω από το υψηλότερο 

επίπεδο του προηγούμενου 2008,
ανέφερε.

Η ελληνική αγορά ακινήτων σημειώνει 
μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον

κόσμο, με άνοδο 14,5% των τιμών κατοικιών 

στο α' 6μηνο, οι τράπεζες ανέ-
καμψαν, ενώ η ανεργία μειώθηκε από

Μ !
11 - φ ΙrV TL

ο John Paulson δίνει
καθαρή "ψήφοIn εμπιστοσύνης ■ στην
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19% το 2018 στο 10% σήμερα.
Όπως ο Prem Watsa, έτσι και ο John

Paulson έπλεξε το εγκώμιο του Κυρ. Μητσοτάκη, 

αναφέροντας κατά λέξη ότι
«υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού Μητσοτάκη, 

ο μετασχηματισμός της ελληνικής 

οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός».
Χαρακτήρισε σημαντική την επανέκτη-
ση της Investment Grade. Και πρόβλεψε 

πως «αυτές οι ευνοϊκές τάσεις θα συνεχίσουν 

για τουλάχιστον τη δεύτερη θητεία 

της κυβέρνησης Μητσοτάκη. Εάν

οι Έλληνες συνεχίσουν να ακολουθούν
οικονομικές πολιτικές υπέρ των επενδύσεων 

στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε
αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί
να επεκταθεί για δεκαετίες.

Κλείνοντας όμως, δεν απέφυγε τη
γκάφα: «Το μέλλον για την Ελλάδα είναι 

λαμπρό. Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, 

η Ελλάδα ανεβαίνει από το από το
προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν, και
εξελίσσεται σε έναν νέο Ευρωπαϊκό οικονομικό 

ηγέτη». Το σύμβολο της επταετίας. 

Πού να το ήξερε όμως;
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ΑδοΣο τέλος μαθαίνω ότι είχε η προσπάθεια που
κατέβαλλε κατά το προπγούμενο χρονικό διάστημα

το ΜαΣίμου προκειμένου να υπάρΣει συνεννόηση
ανάμεοα στους ισχυρούς των κατασκευών στο εμβληματικό

ακόμη και για τον ίδιο τον πρόεδρο Μητσοτάκη
έργο ιου Βόρειου Οδικού Α£ονα KpiYuns Στο πλαϊοιο
αυτής της προσπάθειας ο πρωθυπουργός είχε διαδοχι
κέβ συναντήσει με tous Περιστέρη ΤΕΡΝΑ ΕΣάρ
χου Intrakat ΑΚΤΩΡ και Μυτιληναίο Mytilineos
ενθαρρύνοντας τη λύση ms koiviïs καθόδου των τριών
εταιρειών στο συγκεκριμένο project Περί τα τέλη ms
προηγούμενα εβδομάδας πραγματοποιήθηκε μία ακόμη

θεσμική συνάντηση με m συμμετοχή των Μπρα
τάκου Σταϊκούρα Ταχιάου και των εκπροσώπων των
κατασκευαστικών εταιρειών Και ενώ όλα έδειχναν όπ
θα έβγαινε λευκό8 Kanvös κάη φίλοι μου από αυτούς
που διαθέτω στον θαυμαστό χώρο των κατασκευών
έσπευσαν να με ενημερώσουν ότι επήλθε το απόλυτο
αδιέΣοδο Έπειτα από αυτό ο δρόμο8 του ανοίγματος
των προσφορών φαντάζει σχεδόν μονόδρομος Μετά
τη συνάντηση αντάμωσαν και οι εκπρόσωποι των κατασκευαστικών

που ôncos έμαθα το μόνο που δεν
κατάφεραν ήταν να πιαστούν στα χέρια

Πριν από κάμποσες ημέρες ο υπουργός Ανάπτυ
£ns Κώστας Σκρέκας ανακοίνωσε την επιβολή

προστίμου ύψους 2.000.000 ευρώ σε δύο πολυεθνικές
εταιρείες Ο λόγος για m Unilever και την Procter
Gamble Όπως πληροφορούμαι από σχετικά αΣιόπι
στη πηγή η τελευταία προσήλθε στο δημόσιο ταμείο
καταβάλλοντος το χρηματικό πόσο που της επιβλήθηκε

ως πρόστιμο Με την ευκαιρία να σας πω ότι τις
επόμενες ημέρες μια εισαγωγική εταιρεία θα βρεθεί
αντιμέτοοπη με πρόστιμο εκατοντάδων εκατομμυρίων
ευρώ Πρόκειται για εταιρεία που δραστηριοποιείται
στον χώρο του κλιματισμού

Ο John Paulson ο Αμερικανός μεγαλοεπενδυτής
και μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας

Πειραιώς που διατηρεί και ποσοστό περί του 5 στην
Alpha Bank δεν έχει τη φήμη του εύκολου επενδυτή

Κάθε άλλο Είναι πολύ αυστηρός απαιτητικός
και τα καλά λόγια αν τα πει τα λέει με το σταγονόμε¬

τρο ΕΣού και εντυπωσιάστηκα από όσα αποθεωτικά
είπε για την Ελλάδα και τον πρωθυπουργό Κυριάκο
Μητσοτάκη τις προάλλες στη Νέα Υόρκη στο επενδυτικό

συνέδριο της Capital Link Υπό την ηγεσία
του πρωθυπουργού Μητσοτάκη ο μετασχηματισμός
ms ελληνικής οικονομίας υπήρΣε εξαιρετικός τόνισε
ο σκληρός Paulson παρομοιάζοντας την Ελλάδα με
τον Φοίνικα που αναγεννιέται από τις στάχτες του
καθώς ανεβαίνει από το προηγούμενο στάδιο που
βρισκόταν και εΣελίσσεται σε έναν νέο ευρωπαϊκό οικονομικό

ηγέτη Τα επιτεύγματα που έχει καταφέρει
η Ελλάδα με την κυβέρνηση Μητσοτάκη ήταν πολλά
μεγάλα και τολμηρά όπως είπε ο Αμερικανός μεγαλο
επενδυπϊς Και εκτίμησε όπ οι ευνοϊκές τάσεις για την
Ελλάδα θα συνεχιστούν για τουλάχιστον την επόμενη
τετραετία κατά m δεύτερη θητεία ms κυβέρνησης Μητσοτάκη

Είναι σημαντικό όπ αν οι Έλληνες συνεχίσουν

να ακολουθούν οικονομικές πολπικές υπέρ των
επενδύσεων σης επόμενες κυβερνήσεις τότε αυτή η
ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες

είπε

Εμπιστευτικές πληροφορίες που δημοσιεύθηκαν
στη στήλη του powergame.gr
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Σε νέα αϋξηση κεφαλαίου προχωράει η Trastor
Του ΝΙΚΟΥ Χ ΡΟΥΣΑΝΟΓΛΟΥ

Σε μια ακόμη αύξηση κεφαλαίου
πέραν εκείνης που τρέχει αυτή

την περίοδο αναμένεται να
προχωρήσει στο τέλος του 2024
ή το αργότερο στις αρχές του
2025 η Trastor ΑΕΕΑΠ θυγατρική

του ομίλου της Τράπεζας
Πειραιώς Σύμφωνα με τον Τάσο
Καζίνο διευθύνοντα σύμβουλο
της εταιρείας η αύξηση αυτή θα
έχει στόχο την προσέλκυση νέων

μετόχων και τη διεύρυνση
του ποσοστού ευρείας διασποράς

των μετοχών της εταιρείας
Σύμφωνα με πληροφορίες το
μέγεθος της αύξησης αυτής είναι

πιθανό να κυμαίνεται μεταξύ
80-100 εκατ ευρώ Ανάλογες

κινήσεις μάλιστα εκτιμάται ότι
θα πραγματοποιήσουν κι άλλες
εταιρείες του κλάδου των ΑΕΕΑΠ

που δεν εξασφαλίζουν υψηλή
διασπορά του μετοχικού τους

κεφαλαίου ώστε να ενισχύεται
η εμπορευσιμότητα των μετοχών

TOUS
Αυτό το διάστημα η Trastor

τρέχει αύξηση κεφαλαίου
ύψους 75 εκατ ευρώ τα καθαρά

έσοδα θα διαμορφωθούν
σε 74,3 εκατ ευρώ για τη χρηματοδότηση

του επόμενου
κύκλου των επενδύσεών ms
Ποσό 39,8 εκατ ευρώ θα αξιοποιηθεί

εντός των επόμενων 18
μηνών για την απόκτηση νέων
ακινήτων και τη χρηματοδότηση

μελλοντικών επενδύσεων
της εταιρείας Επιπλέον 15,9
εκατ ευρώ θα διοχετευθούν
έως το πρώτο εξάμηνο του 2025
για την ολοκλήρωση των έργων

Το σημερινό χαρτοφυλάκιο ακινήτων της εισπγμένης αποτελείται από 55
ακίνητα συνολικής αξίας 438 εκατ ευρώ Στη φωτογραφία το κτίριο-γρα
φείο επί της οδού Σωρού στο Μαρούσι

Το μέγεθος
της αύξησης αυτής
είναι πιθανό να
κυμαίνεται μεταξύ
80-100 εκατ ευρώ

ανάπτυξης ακινήτων που έχει
θέσει σε εξέλιξη η εισηγμένη
Μεταξύ αυτών περιλαμβάνεται

η κατασκευή ενός κτιρίου
γραφείων σε ιδιόκτητο οικό¬

πεδο στην οδό Αμαρουσίου
Χαλανδρίου

Παράλληλα 18,6 εκατ ευρώ
θα διατεθούν εντός του 2024
για την απόκτηση των μετοχών
των εταιρειών Σόλων Κτηματική

και Φινέας Κτηματική
οι οποίες έχουν στην κατοχή
τους ακίνητα επί των οποίων
ανεγείρονται σύγχρονοι αποθηκευτικοί

χώροι στην περιοχή
του Ασπροπύργου Συγκεκριμένα

η Σόλων διαθέτει
30 στρέμματα επί των οποίων
κατασκευάζεται ένα συγκρότη¬

μα logistics 23.800 τ.μ Mépos
των εσόδων ms αύξησης θα
διατεθεί για την εξαγορά του
ακινήτου μόλις αυτό ολοκληρωθεί

Εχει ήδη καταβληθεί
προκαταβολή 6,8 εκατ ευρώ
ενώ θα απαιτηθούν επιπλέον
13,2 εκατ ευρώ Αντίστοιχα η
Φινέας διαθέτει οικόπεδα επί

των οποίων κατασκευάζονται
δύο κέντρα αποθήκευσης και
διανομής επιφανείαε 10.981
τ.μ και 4.545 τ.μ αντιστοίχου
Για την απόκτηση της εν λόγω
εταιρεία5 η Trastor θα διαθέσει
10,4 εκατ ευρώ πλέον των 3
εκατ ευρώ που έχουν ήδη καταβληθεί

στο πλαίσιο σχετικού
προσυμφώνου

Onces ανέφερε ο κ Καζίνο5
στο πλαίσιο του πρόσφατου συνεδρίου

της Capital Link στη Ν
Υόρκη την επόμενη πενταετία

ο στρατηγικός μα5 otoxos
είναι να μεγεθύνουμε περαιτέρω

το χαρτοφυλάκιο ias ώστε
να ξεπεράσει τα 800 εκατ ευρώ
σχεδιάζοντα5 την υλοποίηση
νέων επενδύσεων ύψουε τουλάχιστον

130 εκατ ευρώ écos
το τέταρτο τρίμηνο του 2024
Το σημερινό χαρτοφυλάκιο ακινήτων

της εισηγμένης αποτελείται

από 55 ακίνητα συνολι
Kns αξίαε 438 εκατ ευρώ Από
το 2017 μέχρι σήμερα ο ετήσι
os ρυθμόε ανάπτυξης του χαρτοφυλακίου

ξεπερνάει το 33
κατά μέσον όρο Οσον αφορά
τη σύνθεση του χαρτοφυλακίου

ο otoxos της Trastor για τις
vèes επενδύσεις παραμένει n
προσθήκη σύγχρονων κτιρίων
γραφείων και logistics
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Μπαίνει το νερό στο αυλάκι για την ΕΥΔΑΠ
Χορός εξαγορών και νέες μεγάλες επενδύσεις Αποκαλυπτικός στους δημοσιογράφους ο CE0 Χαράλαμπος Σαχίνης

Γράφει ο
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ
ΚΟΝΤΟΠΑΝΟΣ

Το
νερό όπως φαίνεται έχει

μπει για ta καλά στο αυλάκι

και η ΕΥΔΑΠ προχωρά
ακάθεκτη στους στρατηγικούς

σχεδιασμούς της με τον
CEO Χαράλαμπο Σαχίνη να έχει
πείσει μεταξύ άλλων τον Αμερικανό

μεγαλοεπενδυτή Τζον Πόλ
σον ο οποίος και κατέχει το 9,99
του μετοχικού κεφαλαίου της κρατικής

εταιρίας πως όλα βαδίζουν
κατά τον καλύτερο δυνατό τρόπο

Η συνάντηση των δύο ανδρών

έ^ινε στη Νέα Υόρκη στο πλαίσιο
του συνέδριου που διοργάνωσε η

Capital Link
Ο διευθύνων σύμβουλος της

ΕΥΔΑΠ μιλώντας με τους δημοσιογράφους

έβαλε ουσιαστικά τέλος
στη φημολογία περί περικοπών στις
αμοιβές 400 εργαζομένων οι οποίοι
είχαν προσληφθεί το 201 2 και τους
είχαν αναγνωριστεί οι τριετίες από
την προηγούμενη απασχόληση που
είχαν πριν ενταχθούν στην ΕΥΔΑΠ
Το τεχνικό προσωπικό 400 ατόμων
βρίσκεται στις επάλξεις για να καλύβι

όποια διαρροή εμφανιστεί στο
έδαφος και ο χρόνος αντίδρασης
στα όποια προβλήματα είναι εξαιρετικά

υψηλός για τους 66 δήμους
που η ΕΥΔΑΠ διαχειρίζεται στην Αττική

Η διοίκηση έχει φροντίσει σε
βάθος τριετίας να μην υπάρξουν ελλείψεις

στο αναγκαίο τεχνικό προσωπικό

αλλά μετά την ένταξη νέων
περιοχών στο δίκτυο της ΕΥΔΑΠ θα
χρειαστεί να υπάρξει και η απαραίτητη

ενίσχυση

Επέκταση δραστηριοτήτων
Στη διάρκεια της εκδήλωσης Τύπου

της ΕΥΔΑΠ ο πρόεδρος της εταιρείας

κ Γιώργος Στεργίου και ο δι
ΤΓίθύνων σύμβουλος κ Χαράλαμπος
Σαχίνης ανήγγειλαν τις προθέσεις
της διοίκησης να αξιοποιήσει η εταιρία

το νέο θεσμικό πλαίσιο και να

Το σχέδιο για την
απόκτηση των ΔΕΥΑ στη
Βοιωτία στη Φθιώτιδα
και στην Κορινθία

επεκτείνει τις δραστηριότητές της
0 κ Σαχίνης αναφέρθηκε εκτενώς

στα σχέδια της ΕΥΔΑΠ να αποκτήσει

τις Δημοτικές Επιχειρήσεις
Ύδρευσης και Αποχέτευσης ΔΕΥΑ

στις όμορες με την Αττική περιοχές
τη Βοιωτία τη Φθιώτιδα και

την Κορινθία Εξυπηρετούμε 66
δήμους στην Αττική Το να μεγαλώσει

μία εταιρία δεν είναι κακό
τόνισε προσδιορίζοντας το ενδιαφέρον

της ΕΥΔΑΠ για τις τρεις προαναφερόμενες

δημοτικές εταιρίες
ενώ συμπλήρωσε πως θα πρέπει η

ΕΥΔΑΠ να ερευνήσει τα οικονομικά
και τα λοιπά στοιχεία των τριών

εταιρειών
Από την πλευρά του ο κ Στεργίου

υπογράμμισε τη μεγάλη σημασία
που έχει η εφαρμογή του πλαισίου
για ύπαρξη Ρυθμιστικής Αρχής στο

νερό ενώ επίσης μίλησε και για τις
νέες δραστηριότητες σε ευρύτερο
γεωγραφικό επίπεδο

Ο κ Σαχίνης κατά τη διάρκεια
της συζήτησης ρωτήθηκε παράλληλα

και για το αν έχουν ληφθεί
αποφάσεις σχετικά με το ύψος των
τιμολογίων νερού για το 2024 έχοντας

προηγηθεί η αναφορά του πως
η εταιρία είναι η δεύτερη φθηνότερη

στον κόσμο σύμφωνα με το
Global Water Intelligence

Τις όποιες αποφάσεις τις παρέπεμψε

στο πρώτο εξάμηνο του
νέου έτους όταν θα έχει εκδοθεί η
σχετική απόφαση του υπουργείου
Περιβάλλοντος και Ενέργειας για
την κοστολόγηση του νερού αλλά
και αφού προηγηθεί και συζήτηση
μετηΡΑΑΕΥ

Επενδυτικά σχέδια
Όπως τονίστηκε από τη διοίκηση

της ΕΥΔΑΠ για την επόμενη
δεκαετία η εταιρία προγραμματίζει
στρατηγικές επενδύσεις ύψους 1 85
δισ ευρώ που αποσκοπούν στην
ασφαλή παροχή καλής ποιότητας
υπηρεσιών και στην ενίσχυση της

Την επόμενη δεκαετία
η εταιρία προγραμματίζει
OTpauryiKés επενδύσει
uujous 1,85 δισ ευρώ

μελλοντικής περιουσιακής της βάσης

Σημειώνεται επίσης πως όσο
μεγαλώνει η λεγόμενη περιουσιακή
βάση με επενδύσεις τόσο ενισχυμένη

απόδοση WACC θα λαμβάνουν
οι μέτοχοι της εταιρίας

Οι επενδύσεις του 1,85 δισ
ευρώ επιμερίζονται σε έργα στην
Ανατολική Αττική ύψους 900 εκατομμυρίων

ευρώ με το 90 αυτών
των έργων να χρηματοδοτείται από
την ΕυρωπάίκήΈνωση Επίσης 350
εκατ ευρώ θα διατεθούν για έργα
μετασχηματισμού με ιδιαίτερη έμφαση

στο έξυπνο δίκτυο και
μετρητές

σε ενεργειακά έργα νέα συστήματα

οικονομικών υπηρεσιών
και εφοδιαστικής αλυσίδας

Στο πλαίσιο αυτό η διοίκηση της
ΕΥΔΑΠ ανακοίνωσε συνεργασία με
τον ΔΕΔΔΗΕ για την υδρομέτρηση

Αριστερά Το τεχνικό προσωπικό
της ΕΥΔΑΠ βρίσκεται στις
επάλξεις για να καλύψει όποια
διαρροή εμφανιστεί στο έδαφος
και ο χρόνος αντίδρασης
στα όποια προβλήματα είναι
εξαιρετικά υψηλός για τους
66 δήμους που η ΕΥΔΑΠ
διαχειρίζεται στην Αττική
Πάνω Ο διευθύνων σύμβουλος
της ΕΥΔΑΠ Χαράλαμπος Σαχίνης

της κατανάλωσης με έξυπνα συστήματα

μέτρησης και αξιοποιώντας
την τεχνογνωσία του Διαχειριστή
Για την αντικατάσταση του δικτύου

ύδρευσης με στόχο τη μείωση
των διαρροών θα δαπανηθούν 400
εκατ ευρώ και για άλλα έργα αποχέτευσης

200 εκατ ευρώ
Μεγάλη έμφαση δόθηκε από

τον κ Σαχίνη και στην ανάπτυξη
της τεχνολογίας της ΕΥΔΑΠ για την
παραγωγή ανακυκλωμένου νερού
καθώς και για την παραγωγή ενέργειας

από βιοαέριο με σκοπό το μηδενικό

αποτύπωμα άνθρακα Το
σχέδιο προβλέπει την εκμετάλλευση

των επεξεργασμένων υγρών
αποβλήτων που παράγονται στα
Κέντρα Επεξεργασίας Λυμάτων
τόσο στον αγροτικό τομέα όσο και
στον τομέα παραγωγής ενέργειας
και πράσινων καυσίμων

Το νερό μπορεί να επαναχρησιμοποιείται

για άρδευση για τον
αγροτικό τομέα το αστικό και πε

ριαστικό πράσινο καθώς και για
βιομηχανική χρήση σε βιομηχανικά

πάρκα και ναυπηγοεπισκευα
στικές ζώνες
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ΕΡΧΕΤΑΙ ΤΟ ΞΥΠΝΗΤΗΡΙ
ΤΗΣ ΕΦΟΡΙΑΣ
Σε λειτουργία θα τεθεί πολύ σύντομα

η εφαρμογή για κινητά τηλέφωνα

μέσω τη οποι'αδ οι φορολογούμενοι

θα ενημερώνονται θα
πληρώνουν τι οφειλέε τουδ και θα
λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα

όπωδ ανέφερε ο διοικητήδ
τηδ ΑΜΕ ΠώργοΒ Πιτσιλή στο
25ο 03ρίί3ΐ ϋηκ Ιηνβετ ίη ΟΓθβοβ

ΡοΓυηι στη Νέα Υόρκη
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ΕΠΑΦΕΣ ΜΕ ΕΠΕΝΔΥΤΕΣ
Πρόσκληση σε επενδυ
τέςαπότιςΗΠΑνα έλθουν
να επενδύσουν στην Ελ

§ — β λάδα απηύθυνε ο υπουργός

Εθνικής Οικονομίας
και Οικονομικών Κωστής
Χατζηδάκης στην κεντρι

Μ κή ομιλία τούτη Δευτέρα
Β Λ στ0 ην65 η Γ6Θ(:6

ΡοΓυηι που διοργάνωσε
η ΟθρίΙδΙ ϋηκ στη Νέα Υόρκη Ο υπουργός ανέπτυξε

τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας

την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και
των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο

ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη

ευρωζώνη που προβλέπεται να συνεχιστεί και
τα επόμενα χρόνια Είχε επίσης σειρά επαφών με
ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και ίυηά
ενημερώνοντάς τους για την αλλαγή σελίδαςτηςελ
ληνικής οικονομίας
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Προσκλητήριο για επενδύσεις
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Η ΠΑ να έλθουν να επενδύσουν

στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών

Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του στο 25ο Invest
in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη Ο

υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής Οικονομίας
την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων

και τον υψηλότερο ρυθμό

ανάπτυξης σε σύγκριση με την
υπόλοιπη Ευρωζώνη ρυθμό επέκτασης

που προβλέπεται να συνεχιστεί

και τα επόμενα χρόνια Στην
ομιλία παρευρέθηκαν ο πρώην
πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και
νυν υφυπουργός Ενέργειας Τζέφρι
Πάιατ και ο δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον
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Σε νέα επενδυτικά πλάνα
στη Ρουμανία στοχεύει η Intrakat
Η Intrakat προετοιμάζεται από τώρα για την επόμενη μέρα της
αγοράς, όταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης 

και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν
μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά
της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις
μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και στην επέκταση
του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ, ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές
εσόδων για το μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του
Δ.Σ. και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat Αλέξανδρος Εξάρ-

χου, μιλώντας από το «25ο Invest in Greece
Forum», που συνδιοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη 

από την Capital Link και το Χρηματιστήριο
Αθηνών. Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρία
θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό
αριθμό έργων του Ταμείου Ανάκαμψης, αναμένοντας 

αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1
με 1,5 δια ευρώ το 2024.

ΛΟΣ ΤΗΣ INTRAKAT ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΕΞΑΡΧΟΥ.
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Αλέξανδρος
Εξάρχου
αποιο
Λονδίνο
• Τα σχέδια για τον 5ο πυλώνα
του τραπεζικού συστήματος

Θετικές οι προοπτικές τπς
ελληνικής οικονομίας

Η Ο ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ ίου Δ.Σ και Διευθύνων Σύμβουλος

του Ομίλου Intrakat και Partner της Thrivest
Holdings κ Αλέξανδρος Εξάρχου ήταν ο κεντρικός ομιλητής

στο χριστουγεννιάτικο δείπνο τηςΈνωσης Ελλήνων
Τραπεζιτών του Ηνωμένου Βασιλείου που πραγματοποιήθηκε

το Σάββατο 9 Δεκεμβρίου στο Λονδίνο
Ο κ Εξάρχου μίλησε ενώπιον περίπου 300 ατόμων για

την επένδυση της Thrivest Holding στον τραπεζικό τομέα
της Ελλάδας και της Winex Investments στην Intrakat
καθώς και για τις προοπτικές της Ελλάδας Και υπογράμμισε

την αισιοδοξία του για την οικονομία της χώρας η
οποία έδειξε αξιοσημείωτη αντοχή και προσελκύει πλέον
σημαντικές επενδύσεις Η Ελλάδα επέστρεψε στον χάρτη
Έχουμε σταθερότητα και οι προοπτικές της οικονομίας
κινούνται πολύ καλά τόνισε και αναφέρθηκε εκτενώς
στις επενδύσεις της Thrivest Holding στον τραπεζικό
κλάδο της χώρας

Μία νέα υγιής και ισχυρή τράπεζα
Ο κ Εξάρχου εξιστόρησε το χροντκό της εισόδου του

επενδυτικού σχήματος αρχικά στην Παγκράτια Τράπεζα
η οποία είχε αποφασίσει να απορροφήσει το ελληνικό
δίκτυο της HSBC και στη συνέχεια στην Attica Bank'Htav
η διοίκηση της Attica Bank όπως τόνισε που έπεισε την
ομάδα των μετόχων της Thrivest να εμπλακεί στο εγχείρημα

δημιουργίας του 5ου τραπεζικού πυλώνα επενδύοντας

σε δύο τράπεζες που αντιμετώπιζαν χρόντα προβλήματα

με στόχο μέσα από αυτήν την επένδυση και τη συνένωση

των δυνάμεών τους να ξεπηδήσει μία νέα υγιής
και ισχυρή τράπεζα σύμφωνα με το φιλόδοξο businessplan
που είχε παρουσιάσει Ο επικεφαλής της Intrakat παραδέχθηκε

ότι επρόκειτο για ενέργεια που χαρακτηρίστηκε
αδιανόητη την εποχή εκείνη εξαιτίας των μεγάλων μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων των σογκεκριμένων τραπεζών

ωστόσο η δρομολόγηση και η νομοθέτηση του
Ηρακλή 3 επιβεβαίωσε τελικά την ορθότητα του αρχικού

σχεδιασμού των μετόχων της Thrivest και τον αναπτυξιακό

σχεδιασμό της διοίκησης της Attica Bank Μάλιστα
επισήμανε ότι ο νέος Ηρακλής δεν θα διευκολύνει μόνο
την εφαρμογή του επενδυτικού σχέδιο της Thrivest και
την εξυγίανση των μη συστημικών τραπεζών αλλά θα
ωφελήσει εμμέσως και τις συστημικές τράπεζες υπογραμμίζοντας

τη οημαντική στήριξη που παρείχε η ελληνική
κυβέρνηση για τη θέσπιση της λύσης αυτής

Όταν αποφασίσαμε να επενδύσουμε στον τομέα αυτόν
οι φίλοι μας μας έλεγαν ότι είμαστε τρελοί και ότι θα χάσουμε

χρήματα Αντίθετα εμείς διακρίναμε από νωρίς ότι
τα πράγματα είχαν αρχίσει να κινούνται στην Ελλάδα Και
είμασταν βέβαιοι ότι κεφάλαια και επενδυτές θα επέστρεφαν

στη χώρα τόνισε ο κ Εξάρχου
Ο επικεφαλής της Intrakat ανέτρεξε και στην είσοδο

της Winex Investments στο μετοχικό κεφάλαιο της κατασκευαστικής

εταιρίας η οποία είχε αρχικά αντιμετωπιστεί
με δυσπιστία εξαιτίας της πολύ δύσκολης δεκαετίας που
είχε διανύσει ευρύτερα ο κλάδος των κατασκευών στην
Ελλάδα Ο κ Εξάρχου επισήμανε ότι εγκαίρως η μετοχική
ομάδα είχε προβλέψει την επιστροφή των κατασκευών
στην ανάπτυξη και για αυτό τοποθετήθηκε αποφασιστικά
στην Intrakat η οποία ενάμιση χρόνο μετά την ανάληψη
καθηκόντων από τη νέα διοίκησή της έχει επιστρέψει
στην κερδοφορία έχει δει την κεφαλαιοποίηση της στο
Χρηματιστήριο να εκτοξεύεται στα 600 εκατ ευρώ μία
αύξηση κατά περίπου 200 έχει επιτύχει την αύξηση
του ανεκτέλεστου στα 5 δια ευρώ μετά και την εξαγορά
της Άκτωρ ενώ έχει πολύ μικρό δανεισμό

Η επενδυτική μας ιστορία αποδεικνύει ότι η Ελλάδα
αλλάζει σημείωσε και μίλησε για ένα νέο περιβάλλον
που προσελκύει επενδύσεις και προσφέρει τόσο κυβερνητική

σταθερότητα όσο και προοπτικές επιτυχίας Η
Ελλάδα δεν ήταν νεκρή Επιβίωσε και σήμερα θα δείτε
ότι το να επενδύσει κανείς στην Ελλάδα είναι ό,τι καλύτερο

μπορεί να κάνει σήμερα ένας επενδυτής στην Ευρώπη

πρόσθεσε

Εξαιρετική η οικονομική συγκυρία
για την Ελλάδα

Κοινή διαπίστωση της συνάντησης αυτής ήταν ότι η

οικονομική συγκυρία για την Ελλάδα είναι εξαιρετική
καθώς εκτιμάται ότι η χώρα θα συνεχίσει να κινείται δυναμικά

στο ορατό μέλλον παρά το γενικότερο κλίμα αβεβαιότητας

που επικρατεί στην Ευρώπη Βασικοί παράγοντες

για την εκτίμηση αυτή είναι τα επικείμενα μεγάλα
έργα του Ταμείου Ανάκαμψης η συνέχιση της θετικής
ροής των επενδύσεων καθώς και η δημοσιονομική και
επενδυτική σταθερότητα Επιπλέον η Ελλάδα έχει ανακτήσει

την επενδυτική βαθμίδα που συνεπάγεται πολλαπλά

οφέλη για την οικονομία και γνωρίζει σημαντική
τόνωση της οικονομικής δραστηριότητας

Ε Βρεττού Attica Bank
Αρχές του 2024 θα ανακοινώσουμε

το σχέδιο συγχώνευσης με την Παγκρήτια
Το ελληνικό τραπεζικό σύστημα και η ελληνική οικονομία

εν γένει μπορούν να προσβλέπουν στο μέλλον με αισιοδοξία

ήταν το μήνυμα που έστειλαν οι ομιλητές του
πάνελ με θέμα το ελληνικό τραπεζικό σύστημα και οι
προοπτικές ανάπτυξης και προόδου Greek Banking
Sector Growth and Development Outlook στο πλαίσιο
του 25ου Capital Link Forum Ολοι τους αναφέρθηκαν
στην εντυπωσιακή μείωση των κόκκινων δανείων στη
βελτίωση της κερδοφορίας των τραπεζικών ιδρυμάτων
στο έκδηλο ενδιαφέρον μακροπρόθεσμων θεσμικών επενδυτών

ενώ ιδιαίτερα στάθηκαν στον ψηφιακό μετασχηματισμό

και την εταιρική διακυβέρνηση ως παράγοντες
περαιτέρω ανάπτυξης του τραπεζικού τομέα

Μεταξύ των ομιλητών η διευθύνουσα σύμβουλος της
Attica Bank Ελένη Βρειιοΰ που αναφέρθηκε στο πώς
κατάφερε η τράπεζα μέσα σε έναν χρόνο που ανέλαβε η
ίδια τα ηνία να περάσει από ζημιές σχεδόν 40 εκατ ευρώ
στην κερδοφορία

Ενδεικτικά η Τράπεζα στο 9μηνο του 2023 παρουσίασε

επαναλαμβανόμενα κέρδη προ φόρων και προβλέψεων
ύψους €11,5 εκατ έναντι ζημίας ύψους €34,2 εκατ γεγονός

που οφείλεται κυρίως στην αύξηση του επιτοκιακού
εσόδου και στη μείωση της βάσης κόστους στο πλαίσιο
υλοποίησης του Επιχειρηματικού Σχεδίου

Εντυπωσιακά τα αποτελέσματα της Attica
Η κυρία Βρεττού διαβεβαίωσε μάλιστα ότι τα αποτελέσματα

της Attica θα είναι πολύ πιο εντυπωσιακά στο τέλος
του έτους Όπως ανέφερε πάντως η αύξηση των επιτοκίων

μας κάνει να επωφελούμαστε λιγότερο σε σχέση με
τις συστημικές τράπεζες Κόψαμε πολύ τα κόστη λειτουργίας

Μειώσαμε συμβούλους Πλέον μπορούμε να αναχρηματοδοτήσουμε

Εχουμε 3 δια καταθέσεις 250 εκατ ευρώ
πιστωτική επέκταση

Ως μικρότερη τράπεζα μπορούμε να είμαστε πιο ευέλικτοι
και προσέχουμε τον πελάτη γιατί η πελατειακή μας βάση
είναι μικρότερη κι επειδή ο πελάτης είναι πιο σημαντικός
για εμάς Είμαστε μια ισχυρή επιλογή για ιδιώτες και
επιχειρήσεις τόνισε η κυρία Βρεττού Εχουμ ένα πολύ
ισχυρό ΔΣ με τεχνοκράτες που θέλουν να δουν την τράπεζα

να λειτουργεί σωστά Η ανανεωμένη Attica Bank δεν
είναι επιρρεπής σε παντός είδους παρεμβάσεις ανέφερε
μεταξύ άλλων

Επιδίωξη της Τράπεζας Αττικής δεν είναι να ανταγωνιστεί

τις συστημικές τράπεζες αντιθέτως επιδιώκει να
καλύψει το όποιο κενό αφήνουν αυτές σύμφωνα με την
κυρία Βρεττού

Με διαθέσιμα κεφάλαια για ανάπτυξη και καταθετική
βάση που υπερβαίνει πλέον τα τρία δισεκατομμύρια ευρώ
έχουμε ισχυρή ρευστότητα για να χρηματοδοτήσουμε
ακόμη περισσότερες επιχειρήσεις και ιδιώτες διευρύνοντας
παράλληλα τη γκάμα των προϊόντων μας για να προσφέρουμε

ολοκληρωμένες τραπεζικές λύσεις είτε πρόκειται
για δάνεια επενδύσεις ασφάλειες πληρωμές ή εξατομικευμένες

λύσεις με έμφαση στις ψηφιακές υπηρεσίες

Η δημιουργία του 5ου πυλώνα
Αναφορικά με τη δημιουργία του 5ου πυλώνα η κυρία

Βρεττού ανέφερε πως υπάρχουν δύο τράπεζες Αττικής
και Παγκρήτια που πρέπει να μετασχηματίσουμε να
αναχρηματοδοτήσουμε To due diligence έχει ξεκινήσει
και με την υποστήριξη της κυβέρνησης έχουμε τον Ηρακλή

3 που βοηθά τις τράπεζες να καθαρίσουν τους ισολογισμούς

τους Το α τρίμηνο του 2024 θα μπορέσουμε
να ανακοινώσουμε το σχέδιο συγχώνευσης με την Παγκρήτια

με στόχο τπς δημιουργία μιας νέας πιο ισχυρής
και ανταγωνιστικής τράπεζας
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ετάτοχρί..^ταξίδιτουΕρντσγάν
στην Αθήνα και αφού μπήκαν
οι βάσεις για μία ελληνοτουρκική

προσέγγιση όχι όμως
χωρίς αγκάθια η κυβέρνηση πέρασε και
τη σκόπελο του φορολογικού νομοσχεδίου

Όχι όμως αναίμακτα αλλά αυτό είναι συζήτηση

για άλλη φόρα Τι έχει στη συνέχεια
το κυβερνητικό πρόγραμμα

Η κυβέρνηση έχει 3 μεγάλα ραντεβού
τον Δεκέμβριο που πρέπει να ανταποκριθεί
αποτελεσματικά διότι είναι κρίσιμα και αν
στραβώσουν θα χαλάσει η χρονιά

Το πρώτο αφορά την νέα κυβερνητική
εξόρμηση στη Νέα Υόρκηγια την διαφήμιση
της ελληνικής οικονομίας

Μετά από ένα επιτυχημένο ταξίδι στο
Λονδίνο η κυβέρνηση βάζει πλώρη για
τη Νέα Υόρκη όπου θα διεξαχθεί το 25ο
Συνέδριο της Capital Link

Εκεί το ενδιαφέρον των επενδυτών θα
είναι μεγάλο και η ελληνική οικονομία το
πρώτο πιάτο

Η ελληνική αποστολή
Βαλίτσες ετοιμάζουν ήδη ο υπουργός

Εθνικής Οικονομίας και οικονομικών
Κωστής Χατζηδάκης ο υπουργός Υποδομών

ΜεταφορώνΧρήστος Σταΐκούρας ο υπουργός

Περιβάλλοντος και Ενέργειας Θεόδωρος
Σκυλακάκης η υπουργός Τουρισμού'Ολγα
Κεφαλογιάννη ο αναπληρωτής υπουργός
Οικονομίας Νίκο Παπαθανάσης ο πρόεδρος
του ΣΟΕ Μιχάλης Αργυρού και ο Γιώργος
Πιτσιλάς της ΑΑΔΕ

Εκεί θα βρεθούνκαι Αμερικανοί αξιωματούχοι

με πρώτο και καλύτερο το Jeffrey Pyatt
ενώ μεγάλοι χορηγοί θα είναι η Goldman
Sachs και η TEN ltd του Νίκου Τσάκου

Με ζωντανή σύνδεση πάντως θα μιλήσει
και ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης

Συνολικά και αυτό το ταξίδι είναι άλλο
ένα σημαντικό ορόσημο αξιοπιστίας της
ελληντκής οικονομίας διεθνώς

Η έλευση επενδυτικής βαθμίδας από 3 έως
τώρα οίκους αξιολόγησης έχει προσδώσει
εξωστρέφεια στην ελληνική οικονομία και
διεθνή αναγνώριση από τους επενδυτές

Τα 3 ραντεβού του Δεκεμβρίου
για την κυβέρνηση
• Νέα Υόρκη Σύνοδος Κορυφής Βαλκανίων και προϋπολογισμός

ΤΟ ΟΡΟΣΗΜΟ ΤΟΥ

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ
ΜΗ ΤΕΛΟΣ το τρίτο ορόσημα
στηνκυβφνητική ατζένταμέχριτο
τέλος του χρόνου είναι ηψήφιση
του προϋπολογισμού

Μετά το σκληρό πρέαινγκ που
υπέστη το οικονομικό επιτελείο
στο φορολογικό νομοσχέδιο ο

προϋπολογισμός στις 17/12 θα
είναιτοεπόμενο ραντεβού σκληρής
αντιπολίτευσης από τα κόμματα

Εκεί αναμένεταιναμιλήσεικαιο
πρωθυπουργόςκαι οιπληροφορίες
λένε ότι θα κάνει ανασκόπηση
της δύσκολης χρονιάς

ΣΥΝΟΔΟΣ ΚΟΡΥΦΗΣ ΚΑΙ ΚΑΚΑ ΜΑΝΤΑΤΑ ΠΑ ΑΛΒΑΝΙΑ
WÊÊÊ ΠΕΡΑ όμως από το ταξίδι στην Νέα εβδομάδας αξιωματούχοι της Ε.Ε όπως ο

Υόρκη στο Μέγαρο Μαξίμου προετοίμα Μαργαρίτης Σχοινάς μίλησαν με σκληρά
σαν τη μετάβαση του πρωθυπουργού στις λόγια για αυτή την υπόθεση και υποσχέ
Βρυξέλλες στις 13,14,15 Δεκεμβρίου για θηκαν ότι κόνένα κεφάλαιο ένταξης δεν θα
τη Σύνοδο Κορυφής Ε.Ε Βαλκανίων και ανοίξει γιατην Αλβανία όσο εξακολουθείνα
το Ευρωπαϊκό Συμβούλιο συμπεριφέρεται έτσι οΈντι Ράμα

Είναι μία πρώτης τάξεως ευκαιρία λένε Άλλωστε για την πολιτική διεύρυνση της
κυβφ^η.κόχ.αλι\γιαναοιναδαξειηεΜηνι.κή Ε.Ε θα μιλήσουν και οι αρχηγοί κρατώντης
πλευρά τα όσα συμβαίνουν στηνΑλβανία με EE στις 14-1 5 Δεκεμβρίου στις Βρυξέλλεςενώ
τον εκλεγμένο δήμαρχο Φρέντη Μπελέρη άλλα θέματα συζήτησης θαείναι η Ουκρανία
και την εμπλοκή της αλβανικής κυβέρνησης το Μεσανατολικό το δημοσιονομικό πλαίσιο
στη μη τήρηση του κράτους δικαίου 2021-2027 εξωτερικές σχέσεις και άμυνα

Άλλωστε από τηναρχή της προηγούμενης και ασφάλέια
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ΤΡΑΠΕΖΕΣ

Πράσινο φως
από τον SSM για την
διανομή μερίσματος
Φ Το στχμα που έστειλε ο Επόπτης στουςΈλληνες
τραπεζίτες οι μακρές διαπραγματεύσεις και
ο ρόλος των κεφαλαιακών δεικτών

Λεπτομέρειες

απομένουν προκειμένου

ο Ενιαίος Εποπτικός Μηχανισμός

SSM να ανάψει το

πράσινο φως στις διοικήσεις
των ελλπνικών τραπεζών προκειμένου

να προχωρήσουν στπ διανομή μερίσματος

στους μετόχους από τα κέρδπ του
2023
Στα ανώτερα διοικητικά κλιμάκια των πιστωτικών

ιδρυμάτων υπάρχει αισιοδοξία ότι ο

κλάδος πλέον βρίσκεται μία ανάσα από τπν
πλήρη κανονικότητα η οποία θεωρούν ότι θα
επέλθει μετά την έγκριση του επόπτη για τη
διανομή μερίσματος από τα κέρδη της εφετινής

χρήσης
Μετά από μια μακρά περίοδο σκληρών διαπραγματεύσεων

που έχουν διενεργήσει τα
πτστωηκά ιδρύματα σε σχέση με την εποπτική
τους αξιολόγηση δηλαδή το SR.EP Supervisory
Review and EvaluationProcess ο SSM φαίνεται

να έχει δώσει το πράστνο φως σης περισσότερες

τράπεζες εππρέποντάς τους να
μειώσουν κεφαλαιακούς δείκτες και συγκεκριμένα

τους δείκτες Pillar 2 Requirement
και Pillar 2 Guidance
Το στοιχείο αυτό ερμηνεύεται από τις διοικήσεις

των ελλπνικών τραπεζών με σχετική
ασφάλεια πως η πρόθεση του επόπτη είναι να
τους επιτρέψει να διανείμουν μέρισμα ενώ
όπως έχουν ήδη ανακοινώσει σκοπεύουν να
διανείμουν η Τράπεζα Πειραιώς το 10 των
κερδών η Εθνική Τράπεζα 20 έως 30 των
κερδών η Alpha Bank το 15 και η
Eurobanks 20 της κερδοφορίας
Πιο συγκεκριμένα όλα τα παραπάνω σχετικά
με τους δείκτες κεφαλαιακής επάρκειας θα
ανακοινωθούν μέχρι τέλος του έτους και πιο

συγκεκριμένα στις 19 Δεκεμβρίου όμως οι
τράπεζες θα επιθυμούσαν στο βαθμό που αυτό

θα ήταν εφικτό να έχουν τη δυνατότητα να
γνωρίζουν απολύτως από τον επόπτη αν μπορούν

να διανείμουν μέρισμα και σε τι ύψος
όταν θα ανακοινώσουν τα αποτελέσματά τους
για το τέλος του έτους δηλαδή στο α τρίμηνο

Τι λένε οι τραπεζίτες
Άλλωστε το θέμα της διανομής μερίσματος
από τις ελληνικές τράπεζες βρίσκεται πολύ

ψηλά στην ατζέντα των διεθνών επενδυτών
τουλάχιστον σύμφωνα με όσα εισπράττουν οι
τραπεζίτες στα roadshows που συμμετέχουν
το τελευταίο διάστημα και κυρίως στο 25ο
Capital Link στη Νέα Υόρκη πρόσφατα Αναφερόμενοι

στη βελτίωση του κλίματος στην
εγχώρια χρηματιστηριακή αγορά τραπεζικές
πηγές υπογραμμίζουν τη σημασία ανακατάληψης

της επενδυτικής βαθμίδας από το ελληνικό

δημόστο που συμπαρασύρει και τις
αξιολογήσεις των τραπεζών
Με αφορμή την πώληση συμμετοχών του ΤΧΣ
οι προθέσεις περί μερίσματος εκφράστηκαν
πλέον και δημοσίως Σε διάφορα πηγαδάκια
ο Διευθύνων Σύμβουλος της Εθνικής Τράπεζας

Παύλος Μυλωνάς μίλησε για πρόταση
διανομής μερίσματος σε ποσοστό 30 των
κερδών του 23 και ο ομόλογος του στην
Τράπεζα Πειραιώς Χρήστος Μεγάλου είπε τη
δεδομένη πρόθεση για ένα έστω συμβολικό
μέρισμα αφού ακόμη το ΤΧΣ έχει το 27
Στη λογική της υψηλής μερισματικής απόδοσης

τάσσεται η Eurobank η πρώτη που βγήκε
από το Ταμείο προχωρώντας πλέον σε

πλήρως ιδιωτικά μονοπάτια καθώς επίσης
και η Alpha Bank που όχι μόνο κήρυξε την
έξοδο από τον εναγκαλισμό του Ταμείου αλλά
σφράγισε την αποχώρηση του ΤΧΣ με μια
στρατηγική συνεργασία με μεγάλο ευρωπαϊκό
τραπεζικό όμιλο
Συνολικά τα εγχώρια πιστωτικά ιδρύματα
διαθέτουν εξαιρετικά μεγάλη ρευστότητα γεγονός

που τους επιτρέπει να προχωρήσουν
με σχετική ασφάλεια στη διανομή κερδών προς

τους μετόχους τους Επίσης κρίνεται πως μπορούν

να προχωρήσουν και σε άλλες ενέργειες
όπως η επαναγορά μετοχών BuyBack κάτι
που όπως είναι φυστκό το θέλουν πολύ και οι
ίδιοι οι μέτοχοι Πιο χαρακτηριστική περίπτωση

αποτελεί π πρόταση της Εθνικής Τράπεζας
προς το ΤΧΣ η οποία μπορεί να υλοποιηθεί
όποτε ζητηθεί

Η χρηματοοικονομική εικόνα
Ένα επόμενο κρίσιμο ερώτημα από τους επενδυτές

προς τις διοικήσεις των
τραπεζών είναι π διάρκεια της
κερδοφορίας και η πηγή της
Όπως αναφέρουν τραπεζικά
στελέχη το πλάνο των τραπεζών
είναι πως την προσεχή τριετία
τα επιτόκια μπορεί να υποχωρήσουν

αλλά θα διατηρηθούν σε
σχετικά υψηλά επίπεδα άνω του
2 την ίδια στιγμή που ο ρυθμός
της πιστωτικής επέκτασης θα
διατηρηθεί υψηλός καθώς οι
χορηγήσεις αναμένεται να αποτελέσουν εφαλτήριο

της ανάπτυξης Σημαντικό ρόλο σε αυτή

την κατεύθυνση θα παίξει και το RRF στη¬

ρίζοντας με την σειρά του ις χορηγήσεις δανείων

προς την πραγματική οικονομία
Συγχρόνως τα εγχώρια πιστωτικά ιδρύματα
εξακολουθούν να έχουν μεγάλα περιθώρια
ανάπτυξης των δανειακών τους χαρτοφυλακίων

καθώς για παράδειγμα τα ενήμερα δάνεια
στη χώρα μας ανέρχονται μόλις το 55 του
ΑΕΠ όταν το αντίστοτχο ποσοστό σε μια χώρα
όπως π Κύπρος για παράδειγμα διαμορφώνεται

σε 100 τουλάχιστον
Έτσι λοιπόν γίνονται ενέργειες με στόχο τη

στήριξη των ενήμερων χαρτοφυλακίων

είτε με αγορά
δανείων που έχουν γίνει
ενήμερα κάτι που θα λάβει
χώρα αργότερα εφόσον ο

επόπτης το επιτρέψει είτε
με κινήσεις όπως αυτή της
Εθνικής Τράπεζας σε συνεργασία

με τη Fortress nou
στόχο έχει μια τρίτη εταιρία
να αγοράζει κόκκινα δάνεια
να τα κουρεύει και να τα καθιστά

ενήμερα προκειμένου στο τέλος της
ημέρας τα δάνεια αυτά να επιστρέψουν στην
τράπεζα Την ίδια στιγμή πρέπει να σημειωθεί

πως οι τράπεζες ετοιμάζουν και σειρά από

αναπτυξιακές ενέργειες με αυτμή την επέκταση

στο εξωτερικό είτε μέσω συνεργαστών με
τοπικούς φορείς είτε μέσω ψηφιακών εφαρμογών

είτε μέσω χρηματοδοτήσεων μεγάλων
έργων σε άλλες χώρες
Στον δρόμο για την επιστροφή στη διανομή
μερίσματος στους μετόχους μόνο τυχαίο δεν
είναι το γεγονός ότι οι τέσσερις συστημικοί
όμιλοι έχουν ήδη εγγράψει προβλέψεις για το

μέρισμα που στοχεύουν να διαθέσουν το οποίο
κατά περίπτωση θα κινηθεί μεταξύ 10 30
επί της μετά από φόρους κερδοφορίας του
2023 Όπως προκύπτει από τις παρουσιάσεις
τους οι δείκτες κεφαλαιακής επάρκειας ακόμη

και μετά τη διανομή του διατηρούνται σε

υψηλά επίπεδα αρκετά πάνω από τα ελάχιστα
όρια ενώ με ασφαλιια επιτυγχάνονται και οι
στόχοι MREL
Σε αυτό συμβάλλουν καθοριστικά τόσο τα
εντυπωστακά κέρδη της διετίας 2022 2023
που κατά πάσα πιθανότητα θα κινηθούν στη
ζώνη των 7,5 δια ευρώ όσο και οι εκδόσεις
ομολόγων οι οποίες παρά το ασταθές γεωπολιτικό

περιβάλλον και την άνοδο των επιτοκίων

συνεχίζονται βάσει προγραμματισμού

Τι ποσοστό
ίων κερδών
σκοπεύουν να
διαθέσουν στους
μετόχους τους
ΙΜΜΜΜΜ
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• Ακίνητο Ισχυρό είναι ίο δέλεαρ
της ελληνικής αγοράς ακινήτων αυτή
ΐπν περίοδο καθως όπως ανέφεραν

στελέχη ιπς αγοράς στο πλαίσιο
ίου 25ου ετήσιου φόρουμ Capital
Link Invest in Greece που πραγματοποιήθηκε

στη Νέα Υόρκη οι
προσφερόμενες

αποδόσεις είναι από
τις υψηλότερες στην Ευρώπη Αυτό
οφείλεται στην πλεονάζουσα ζήτηση
σε σχέση με την προσφορά Σελ 26
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Ελκυστική η ελληνική αγορά ακινήτων
Ισχυρό είναι το δέλεαρ της ελληνικής

αγοράς ακινήτων αυτή

την περίοδο καθώς όπως
ανέφεραν στελέχη της αγοράς
στο πλαίσιο του 25ου ετήσιου
φόρουμ Capital Link Invest in
Greece που πραγματοποιήθηκε

στη Νέα Υόρκη οι προσφερόμενες

αποδόσεις είναι από
τις υψηλότερες στην Ευρώπη

Συμφωνά με τον επικεφαλής
επενδύσεων της Dimand Νίκο
Δήμτσα παρά την ευρύτερη
μακροοικονομική συγκυρία η
ελληνική αγορά ακινήτων είναι
μεταξύ εκείνων με τις υψηλότερες

αποδόσεις στην Ευρώπη
Αυτό οφείλεται στην πλεονάζουσα

ζήτηση σε σχέση με την προσφορά

σε βαθμό μάλιστα που
υπερισχύει άλλων παραγόντων
όπως η αύξηση των επιτοκίων
ή του κόστους κατασκευής
Σύμφωνα με τον ίδιο η Ελλάδα

παραμένει συγκριτικά υποτιμημένη

ως αγορά σε σχέση
με τις περισσότερες ευρωπαϊκές

αγορές
Τόσο η ζήτηση των χρηστών

για αεκρόρα εμπορικά ακίνητα

γραφεία αποθηκευτικοί
χώροι καταστήματα όσο και
αυτή των αγοραστών για κατοικίες

παρουσιάζει αύξηση ενώ
παράλληλα αναδύονται εναλλακτικές

χρήσεις όπως τα data
centers κ.λπ Επιπροσθέτως η
τουριστική αγορά που σχετίζεται

με αυτήν των ακινήτων
ανθεί Τέλος οι πράσινες αναπτύξεις

είναι επιλέξιμες χρηματοδότησης

με ελκυστικά σταθερά

επιτόκια υπό το πλαίσιο
του Ταμείου Ανθεκτικότητας και
Ανάκαμψης γεγονός το οποίο
δρα αντισταθμιστικό στην τάση
των επιτοκίων να παραμείνουν

Η Ελλάδα παραμένει συγκριτικά υποτιμημένη ως αγορά σε σχέση με τις περισσότερες ευρωπαϊκές αγορές ανέφερε
ο επικεφαλής επενδύσεων της Dimand Νίκος Δήμτσας στο 25ο ετήσιο φόρουμ Capital Link Invest in Greece που

πραγματοποιήθηκε στη Νέα Υόρκη

Οι αποδόσεις τους
είναι από τις υψηλότερες

στην Ευρώπη
ανέφεραν στελέχη
του κλάδου
σε σχετικό φόρουμ
στη Νέα Υόρκη

υψηλά επί μακρόν Κατά τον
κ Δήμτσα η θετική αυτή τάση
στην αγορά είναι διατηρήσιμη
καθώς επιπλέον υποστηρίζεται

και απο την αναμενόμενη ανάπτυξη

της ελληνικής οικονομίας
Στο ίδιο μήκος κύματος κινήθηκε

και η κ Δίκα Αγαπητί
δου γενική διευθύντρια της JLL
Αθηναϊκή Οικονομική η οποία

σημείωσε ότι η εικόνα στην αγορά
ακινήτων στην Ελλάδα είναι

εν πολλοίς αντιδιαμετρική σε
σχέση με τις διεθνείς τάσεις
προσφέροντας υψηλότερες αποδόσεις

μέσα σε περιβάλλον φιλικό
προς τις επιχειρήσεις
Η κ Αγαπητίδου αναφέρθηκε
στην περιορισμένη προσφορά
στην αγορά κατοικίας ενώ

οι τομείς που εμφανίζουν τις

υψηλότερες αποδόσεις είναι τα
logistics και τα ξενοδοχεία Σύμφωνα

με την ίδια η θετική
μακροοικονομική

εικόνα της χώ
pas οι άμεσες ξένες επενδύσει
οι θεαματικός επιδόσεις του τουρισμού

και τα σημαντικά έργα
υποδομής που υλοποιούνται συνεχίζουν

να δίνουν ώθηση στην
αγορά του real estate μετριάζοντας

τις αρνητικές συνέπειες
των αυξημένων τιμών και των
επιτοκίων των γεωπολιτικών
εντάσεων αλλά και το υψηλό
κόστος μετάβασης σε πράσινες
λιγότερο ρυπογόνες κατασκευές

και πρακτικές
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Μετά την αλυσίδα Κωτσόβολοβ στην οποία επιβλήθηκε

πρόστιμο ύψ-ous 2.000.000 ευρώ για
πλασματικέβ προσφορές από τον υπουργό Σκρέκα
εντείνεται στην αγορά η φημολογία που θέλει Tis
Apxës να έχουν έτοιμο έναν ογκώδη φάκελο και
για τα Lidl Συγκεκριμένα και ônws προκύπτει από
tous διαρκείβ ελέγχουβ που πραγματοποιούνται το
επόμενο διάστημα θα ενταθούν στην αγορά η γερμανική

αλυσίδα σουπερμάρκετ δείχνει μια απείθεια
έναντι του νόμου Επειδή ôpcos ο υπουργόβ Ανάπτυξης

δείχνει να μην καταλαβαίνει ούτε από εθνικέβ
ούτε από πολυεθνικές εκτιμώ ότι δεν θα αργήσει να
έρθει η λυπητερή

Πυρετωδώς δουλεύουν Tis τελευταίες ημέρες™ tu διοικητικά συμβούλια των τραπεζών για να
καταρτίσουν τα επυχειρησιακά πλάνα tos επόμενα
xpoviàs Κάποιοι ολοκληρώνουν άμεσα τη δουλειά
όπως το ΔΣ tos Eurobank Που όπως έμαθα συνεδρίαζε

καθημερινά στο One Only με θέα την
Αθηναϊκή Ριβιέρα καθότι η διοίκηση βρίσκεται υπό
μειακόμιοη από ιο Μποδοσάκειο στα νέα κεντρικά
γραφεία απέναντι από την Παλαιά Βουλή Στο πολυ¬

τελές Ξενοδοχείο έχουν καταλύσει τα Σένα μέλη του
ΔΣ Με ειδικέ5 τιμέ5 εννοείται αφού η Eurobank
είναι μέτοχο5 στην Grivalia Hospitality Εκεί λοιπόν
by the sea συνεδρίαζαν σύσσωμο το διοικητικό συμβούλιο

και όλες οι επιτροπές του ΔΣ ενώ υπήρΕε και
ημέρα στρατηγικής για την επόμενη χρονιά Η οποία
είναι σημαντικό για όλε8 τις τράπεζε8 να σχεδιαστεί
σωστά ενόψει επιτοκίων

Επιστρέφοντας στα επιτόκια το 2023 έφερε σοκ
στους δανειολήπτες με ns απανωτές αυΕήσεις ons

μηνιαίες δόσεις των δανείων Ωστόσο οι τράπεζες
δεν αναμένουν σοκ από νέα κόκκινα δάνεια Αυτά
θα είναι κάτω του 1 δισ για ns τέσσερα μεγάλες οι
οποίες θα κινηθούν προληπτικά και για το 2024 παρατείνοντας

το πάγο)μα των επιτοκίων στα στεγαστικά

δάνεια Το 2024 θα είναι χρονιά αποκλιμάκωσης
των επιτοκίων önws σηματοδότησε εμμέσως και

συγκρατημένα η προχθεσινή τελευταία συνεδρίαση

του ΔΣ tos ΕΚΤ για τη νομισματική πολιτική

Όσον αφορά το απόθεμα των μη εΕυπηρετούμε
νων ανοιγμάτων με το οποίο θα κλείσουν την χρονιά
οι τράπεζες μαθαίνω ότι θα κινηθεί συνολικά στα

9 δισ ευρώ Οι Alpha Bank Eurobank Εθνική από
περίπου 1,5 δισ ευρώ η καθεμία η Τράπεζα Πειραιά

γύρω στα 2 δισ οι Αττικής και Παγκρήτια άλλα 2
δισ και τα υπόλοιπα οι άλλεβ μικρέε Τα νούμερα είναι

τουλάχιστον οκτώ popés χαμηλότερα από αυτά του
2019 όταν ανέλαβε η κυβέρνηση ms Néas Δημοκρατί
as θέτονταβ tos προτεραιότητα την εΣυγίανση του

τραπεζικού

τομέα από τα κόκκινα δάνεια με όχημα τον
Ηρακλή Το κατόρθωμα αυτό ακόμη αφήνει έκπλη

ktous tous Eévous και δη tous επόπτε8 Που önous η
Elizabeth McCaul του SSM στο συνέδριο tos Capital
Link αυτή την εβδομάδα μίλησε για τεράσπα πρόοδο
από ns ελληνικέβ τράπεζεβ περισσότερο από προφανή
και αΣιοσημείωτη επίσηβ χάρη στον Γιώργο Ζαββό
το πρόσωπο πίσω από το πολύ επιτυχημένο Σχήμα
npooracrias Ενεργητικού Ηρακλής

Εμπιστευτικές πληροφορίες που δημοσιεύθηκαν
στη στήλη του powergame.gr
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Εξάρχου: Η Intrakat
στοχεύει σε αύξηση
του ανεκτέλεστου
στα 6 δισ. ευρώ το 2024

> Σε αύξηση του ανεκτέλεστου υπολοίπου έργων
έως και επιπλέον ι ,5 δισ. ευρώ στοχεύει το 2024 ο
Όμιλος Intrakat. Σύμφωνα με όσα ανέφερε στο
250 Ελληνικό Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link
στη Νέα Υόρκη, ο Αντιπρόεδρος και Διευθύνων
Σύμβουλος, Αλέξανδρος Εξάρχου, στόχος είναι η
συνολική αύξηση του ανεκτέλεστου υπολοίπου
έργων, να φτάσει τα 6 δισ. ευρώ. Η Intrakat 

προετοιμάζεται 

για την επόμενη ημέρα, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και
οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν
μειωθεί. Στοχεύει δε, σε μεγαλύτερες επενδύσεις
στη Ρουμανία, στα έργα Παραχώρησης, ΣΔΙΤ και
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας.
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Αμερικανοί
επενδυτέ

ψηφίζουν Ελλάδα
• Ανομένουμε οημαντικές ειοροές κεφαβαίων

► Σελ 17
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Η αφρόκρεμα της αμερικανικής και της παγκόσμιας
επενδυτικής αγοράς προετοιμάζεται για επενδύσεις
στην ελληνική οικονομία επιταχύνοντας την αναπτυξιακή

δυναμική της
Κλειδί των εξελίξεων αναδεικνύεται η τελευταία

αναβάθμιση της ελληνικής οικονομίας από τον αμερικανικό

οίκο Fitch που έρχεται σε συνέχεια της αντίστοιχης

κίνησης από τη Standard Poor's Έτσι τα ελληνικά

ομόλογα είναι επιλέξιμα και εντάσσονται σε διεθνείς

δείκτες γεγονός που ξεκλειδώνει τις τοποθετήσεις

από ξένους επενδυτικούς ομίλους Στο 25ο Ελληνικό

Επενδυτικό Φόρουμ της Νέας Υόρκης που διοργάνωσε

η Capital Link ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας

Ψηφίζει Ελλάδα
η αφρόκρεμα

των επενδυτών
και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης έγινε αποδέκτης
θετικών αξιολογήσεων από στελέχη επενδυτικών τραπεζών

και funds τα οποία Βλέπουν Ελλάδα Ο

υπουργός είχε συναντήσεις με στελέχη των Morgan
Stanley Goldman Sachs Barclays Nomura Lazard
Asset Management Point 72 Asset Management Sti

fel Breakout Capital Partners Consilience Capital και
Ambrosia Capital

Η διατήρηση των υψηλών αναπτυξιακών ρυθμών αλλά

και η ταχεία αποκλιμάκωση του δημοσίου χρέους
σε συνδυασμό με την επενδυτική Βαθμίδα θα ενεργοποιήσουν

μερικά από τα μεγαλύτερα χαρτοφυλάκια του
πλανήτη τα οποία σε πρώτη φάση θα επενδύσουν σε
ελληνικά ομόλογα Το οικονομικό επιτελείο της κυβέρνησης

και παράγοντες της αγοράς εμφανίζονται αισιόδοξοι

ότι μέσα στο 2024 θα υπάρξουν σημαντικές εισροές

κεφαλαίων σε ομόλογα μετοχές ακίνητα και άλλα

περιουσιακά στοιχεία
Λ.Γ



16. ΕΘΝΙΚΗ ΤΟ ΣΧΕΔΙΟ ΓΙΑ ΕΞΥΠΝΗ ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΚΑΙ Η ΕΠΙΘΕΣΗ ΣΤΑ...

Μέσο: . . . . . . . . .ΜΕΤΟΧΟΣ
Ημ. Έκδοσης: . . .15/12/2023 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .15/12/2023
Σελίδα: . . . . . . . . 13

ΠΟΤΕ ΑΝΟΙΓΕΙ ΤΟ ΠΑΡΑΘΥΡΟ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ ΓΙΑ ΕΞΟΔΟ ΤΟΥ ΤΧΣ ΚΑΙ ΑΠΟΚΡΑΤΙΚΟΠΟΙΗΣΗ

Εθνική Το σχέδιο για έξυπνη επέκταση
και η επίθεση στα στεγαστικά

ενίσχυση των εναλλακτικών

πηγών κερδοφορίας

εντός και
εκτός συνόρων η αύξηση

των χορηγήσεων στο retail η
διανομή μερίσματος το 2024 από
τα κέρδη του 2023 και η περαιτέρω

ιδιωτικοποίηση σ.σ η οποία
όμως αποτελε ίαπόφαση του ΤΧΣ
αποτελούν τους πυλώνες ανάπτυξης

της Εθνικής Τράπεζας για το
επόμενο χρονικό διάστημα

Σε ό,τι αφορά τα τελευταία βήματα

της εξυγίανσης του ισολογισμού

από τα εναπομείναντα ΝΡΕ
η διοίκηση της ETE αναμένεται
να αιτηθεί την ένταξη του νέα χα
κέ τον Frontier III ύψους 600
εκατ ευρώ στον Ηρακλή ΠΙ

Η διοίκηση της τράπεζας με
δεδομένη την ισχυρή κεφαλαιακή

θέση αναμένεται να προχωρήσει
σε επενδύσεις απόδοσης εσόδων

από τους τομείς του εμπορίου
της ενέργειας και των κατασκευών
εντός και εκτός συνόρων Βασικό

εργαλείο υλοποίησης του εν λόγω
στόχου αποτελεί η τεχνολογία

Εκτός συνόρων η Εθνική Τράπεζα

προέβη μέσω της σχετικής
πλατφόρμας σε χρηματοδότηση οδικού

άξονα στην Σερβία Την ίδια
στιγμή η ενδυνάμωση tot digital
ανοίγει νέους δρόμους παροχής υπηρεσιών

αλλά και πιθανών εμπορικών

συνεργασιών με σοόχο τις συ

νέργειες στην ευρύτερη περιοχή

Επίθεση σία
στεγαστικά

Στο μέτωπο του retail banking

η διοίκηση της Εθνικής Τράπεζας
αναμένεται να αναπτύξει περαιτέρω

το χαρτοφυλάκιο των στεγαστικών

δανείων κατά τα πρότυπα
και κριτήρια που ίσχυσαν στο πρόγραμμα

Σπίτι μου Συγκεκριμένα
εξετάζεται η παροχή δανείων

σε μεγαλύτερο ποσοστό χρηματοδότησης

σήμερα η τραπεζική
χρηματοδότηση στα στεγαστικά
δάνεια ανέρχεται στο 80 και
20 είναι ίδια συμμετοχή δηλαδή

να φθάνει το 90 όπως και στο

πρόγραμμα Σπίπ μου υπό την
προϋπόθεση ότι ο εν δυνάμει δανειολήπτης

θα πληροί τα εισοδη¬

ματικά και περιουσιακά κριτήρια
που ισχύουν στις εν λόγω χορηγήσεις

Σε ό,τι αφορά το πρόγραμμα
Σπίτι μου μόνο στην Εθνική Τράπεζα

έμειναν εκτός 2.500 αιτήσεις
καθώς εξαντλήθηκε το κεφάλαιο
του προγράμματος

ώστε να ενημερωθούν πιο εμπεριστατωμένα

οι επενδυτές

Το μέρισμα

Η διοίκηση της Εθνικής Τράπεζας
επιδιώκει τη διανομή μερίσματος

της τάξης του 20%-30 από τα
κέρδη του 2023 Το αίτημα θα κατατεθεί

στις εποπτικές αρχές και
τα στελέχη της Εθνικής αισιοδοξούν

ότι ο επόπτης SSM θα δώσει
το πράσινο φως και αυτό αφορά το
σύνολο των ελληνικών τραπεζών

Το ζήτημα του μερίσματος απασχόλησε

τις επαφές που είχαν
τα στελέχη της ETE στο πρόσφατο

συνέδριο της Capital Linkστην
Νέα Υόρκη Πηγές αναφέρουν ότι
θα ήταν ιδεατό η απάντηση άτυπη
του επόπτη να δοθεί πριν την ανακοίνωση

των αποτελεσμάτων της
οικονομικής χρήσης του 2023 έτσι

Η ιδιωτικοποίηση

Εντός του 2024 εκτιμάται από
την αγορά ότι θα γίνει και το επόμενο

βήμα όσο αφορά την περαιτέρω

μείωση του ποσοστού που
κατέχει σήμερα ανέρχεται στο
18 το Ταμείο Χρηματοπιστωτικής

Σταθερότητας στην Εθνική
Πηγές με γνώση της υπόθεσης

αναφέρουν ότι υπάρχει παράθυρο

ευκαιρίας από τον Μάιο
και μετά μέχρι τις αμερικανικές εκλογές

που θα διεξαχθούν τον Νοέμβριο

του 2024 και αυτό με δεδομένο

ότι έχει υπογραφεί lockup
για ένα 6μηνο από την πραγματοποίηση

του πρόσφατου placement
Η περαιτέρω μείωση του ποσοστού

θα μπορούσε να γίνει
είτε μέσω placement είτε μέσω
accelerated book building χωρίς
να αποκλείεται και πρόγραμμα
buy back κάτι που επιθυμούν οι
μέτοχοι της τράπεζας Η
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Θετικό σινιάλο από 55Μ
για τα μερίσματα
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Ι θετικό σινιάλο από SSM για τα μερίσματα
Q ετικά αντψετωπίζει πλέον σύμφωνα με εται από ης διοικήσεις των τραπεζών ως θεw πληροφορίες ο Ενιαίος Εποπτικός Μη τική ένδειξη απέναντι το αίτημα για διανομή
χανισμός SSM το ενδεχόμενο να μοιράσουν μερισμάτων
οι ελληνικές τράπεζες μέρισμα από τα κέρδη Σύμφωνα με τραπεζικές πηγές οι διοική
του 2023 σεις θα επιθυμούσαν στον βαθμό που αυτό

Με βάση τις συζητήσεις που έχουν κάνει τα θα ήταν εφικτό να έχουν τη δυνατότητα να
πιστωτικά ιδρύματα σε σχέση με το SREP ο γνωρίζουν απολύτως από τον επόπτη αν
SSM φαίνεται να έχει δώσει το φως στις πε μπορούν να διανείμουν μέρισμα και σε τι
ρισσότερες τράπεζες επιτρέποντάς τους να ύψος όταν θα ανακοινώσουντα αποτελέσμα
μειώσουν κεφαλαιακούς δείκτες και ουγκε τά τους για το τέλος του έτους δηλαδή στο α

κριμένα τους δείκτες Pillar 2 Requirement τρίμηνο Αυτή ακριβώς είναι και η επιθυμία
και Pillar 2 Guidance Εξέλιξη που ερμηνεύ των επενδυτών καθώς το ζήτημα ήταν κυρί¬

αρχο στα road shows όπως προέκυψε και γειες όπως επαναγορές τίτλων Buy Back
από αυτό της Capital Link στη Νέα Υόρκη κάτι που θέλουν και οι μέτοχοι

Οι τράπεζες σκοπεύουν να διανείμουν μέ Ένα επόμενο κρίσιμο ερώτημα από τους ε
ρισμα που ανέρχεται για μεντηνΤράπεζα Πει πενδυτές είναι κατά πόσονη κερδοφορία των
ραιώς στο 1 0 των κερδών για την Εθνική τραπεζών θα κρατήσει θα έχει δηλαδή διάρ
20 έως 30 για την Alpha Bank 1 5 και για κεια και με ποιο τρόπο αυτό θα επιτευχθεί
την Eurobank 20 Όπωςσναφέρουντραπεζικάστελέχη,τοπλά

Τα πιστωτικά ιδρύματα διαθέτουν εξαιρετι νο των τραπεζών προβλέπει πως την προσε
κά μεγάλη ρευστότητα και έτσι κρίνεται πως χή τριετία τα επιτόκια μπορεί να υποχωρή
μπορούν να προχωρήσουν στη διανομή κερ σουν αλλά θα διατηρηθούν σε επίπεδα άνω
δών προς τους μετόχους Εναλλακτικά μπο του 2 και οι χορηγήσεις θα στηρίξουν την άρουν

να προχωρήσουν και σε άλλες ενέρ νάπτυξη Μ
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Ο κ Μαργαρώνης σχολίασε ότι οι νέες τεχνολογίες
και τα νέα καύσιμα βρίσκονται ακόμη σε πρώιμο
στάδιο Συνεπώς οι φιλόδοξοι στόχοι που τίθενται
ενδεχομένως να μην είναι εφικτοί Ως ενδεικτικό
παράδειγμα ο CEO της Latsco παρέθεσε τα δεδομένα

αναφορικά με το ποσοστό των υπό ναυπήγηση

bulkers και tankers που θα καταναλώνουν
και εναλλακτικά καύσιμα Επιπλέον κατά τον ίδιο
σημαντική πρόκληση είναι η διαθεσιμότητα εναλλακτικών

καυσίμων για πλοία που δεν πραγματοποιούν
τακτικούς πλόες όπως είναι τα bulk carriers και τα
δεξαμενόπλοια μεσαίου και μικρότερου μεγέθους
Ωστόσο ο κ Μαργαρώνης είναι αισιόδοξος όσον
αφορά τη δυνατότητα αξιοποίησης συστημάτων

δέσμευσης και αποθήκευσης διοξειδίου του
άνθρακα Πρόκειται για μια τεχνολογία που

χρησιμοποιείται

σε άλλες βιομηχανίες συνεπώς δεν
χρειάζεται να αναπτυχθεί από το μηδέν αλλά να
προσαρμοστεί στη ναυτιλία όπως υποστήριξε Σε
κάθε περίπτωση η πρόκληση αποθήκευσης του
δεσμευμένου CÛ2 παραμένει
Την ίδια ώρα ο κ Σαρόγλου σχολίασε ότι για την
απανθρακοποίηση της ναυτιλίας απαιτούνται νέα
καύσιμα Σε αρχικό πλαίσιο αυτά θα είναι μεταβατικά

όπως το LNG Σε κάθε περίπτωση είναι
αναγκαία η ανάπτυξη ενός ισχυρού πλαισίου όπου
όλοι οι stakeholders θα συμμετάσχουν Ο ρόλος των

λιμένων κατά τον κ Σαρόγλου είναι καθοριστικής
σημασίας με ενδεικτικό παράδειγμα την αξιολόγηση
της ποιότητας των διατεθέντων καυσίμων Ο πρόεδρος

και CEO της TEN προέτρεψε τους λιμένες
να ακολουθήσουν το παράδειγμα της Σιγκαπούρης
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IN BRIEF
AADE chief Changing the
image of tax authority
Independent Authority for Public Revenue

AADE Governor Giorgos Pitsilis
spoke of progress in transforming the tax
authority's organization and its services
to the public at the 25th Capital Link Investment

Forum in New York earlier this
week He focused on the digitization of
services that led to more effective procedures

and the use of technology to improve

tax inspections He also spoke of
the restructuring of the organizational
model to centralize processing reviews
and collection and described the operation

of two new centers focused on property

taxes and transfers on one hand
and on income tax value-added tax and
registries on the other Local tax offices

are turning into public service points
for those who do not have access to digital

means he added Procedures for
citizens were also being simplified the

tax authority head said including how
to submit annual tax returns getting a
new tax identification number AFM and
speaking with a tax officer online a service

expected to be introduced shortly In
addition Pitsilis said that an app for cellphones

will be activated shortly including
payments of outstanding tax Our basic
goal is to completely transform the image
of the tax administration to the benefit

of citizens and businesses the AADE
head said

Mytilineos GE Vernova
land major UK contract

Mytilineos and GE Vernova on Tuesday
announced that they have been awarded

a 1-billion UK pound 1.16 billion euros

contract by National Grid Electricity
Transmission and SP Transmission

part of SP Energy Networks for the United

Kingdom's first high-capacity east

Christmas decorations The Acropolis Museum in Athens is once again offering
many gift ideas this festive season ranging from lucky charms to ceramic Christmas
tree ornaments pictured and various kinds of decorations all available at the museum's

shops Find out more at theacropolismuseum.gr

coast subsea link The consortium of GE

Vernova and Mytilineos was selected to
supply and construct two high-voltage
direct current HVDC converter stations
for Eastern Green Link 1 EGL1 EGL1 a

joint venture of National Grid Electricity
Transmission and SP Transmission

will oversee the construction of a 525 kv
2 GW bipole voltage-sourced converter
VSC and HVDC subsea transmission cables

from Torhess in East Lothian Scotland

to Hawthorn Pit in County Durhâm
England enabling the transmission of
renewable green energy to power more
than 2 million homes across the UK GE

Vernova the consortium leader and
Mytilineos will provide the engineering
works and technology for the two VSC
HVDC converter stations which form
the terminals for the HVDC cable and
convert the direct current to alternating

current enabling the transmission of
electricity onto the onshore transmission
network

Industrial output Eurostat said on

Wednesday that industrial production in
the 20 countries sharing the euro fell by
0.7 month-on-month in October for
a 6.6 year-on-year drop However in
Greece industrial output recorded a significant

monthly increase rising by 6
compared to September 2023 Reuters

Cooperation with Korea The
Greek-South Korean Joint Ministerial
Committee on Economic Cooperation will
convene on Thursday in Athens chaired
by Deputy Foreign Minister for Economic

Diplomacy Kostas Fragogiannis and
his South Korean counterpart Kang Jae
kwon This is the fourth meeting of the
committee which offers the two countries

an opportunity to reaffirm the high
level of their bilateral relations as well
as to further enhance economic cooperation

in fields of mutual interest An MoU
will be signed for promoting foreign trade
and investment
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Σιαϊκούρας

Τις πρωίες εβδομάδες του 2024

το Άκτιο Αμβρακία
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Σταϊκούρας Τις πρώτες εβδομάδες
του 2024 το Άκτιο Αμβρακία

Μ ικρη παράταση χρόνου παίρνει η παράδοση

στην κυκλοφορία του αυτοκινητοδρόμου

Άκτιο Αμβρακία
Από το βήμα του ετήσιου επενδυτικού

συνεδρίου της Capital Link για την Ελλάδα ο Υπουργός

Υποδομών Χρήστος Σταϊκούρας παρουσιάζοντας
τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση

της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας

των υποδομών ανακοίνωσε ότι η οδική
σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις
πρώτες εβδομάδες του 2024
Ο λόγος της καθυστέρησης έγκειται στα αρχαιολογικά

ευρήματα που εντοπίστηκαν στην περιοχή του Δρυμού και έχουν καθυστερήσει τις εργασίες κατασκευής του
αυτοκινητοδρόμου σε μήκος περίπου 800 μέτρων
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Ιωάννου ΑΒΑΞ Ο όμιλος πρωτοστατεί στην ανάπτυξη εμβληματικών έργων
Δυναμικό ήταν το παρών του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο

Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link Accelerating

Investments for Sustainable Growth με τη

συμμετοχή του προέδρου του ομίλου Χρήστου Ιωάννου
στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο Αναβάθμιση των

Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα

Επενδυτικές Ευκαιρίες Στην ετήσια συνάντηση κορυφής

για τηνελληνική οικονομία και τις επενδύσεις ο

κ Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο στον σχεδιασμό
και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν
σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία στην απασχόληση

στη βιώσιμη ανάπτυξη καιτην καινοτομία Εστιάζοντας

στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ επεσήμανε
Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο

ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του ύψους 3,2 δισ ευρώ οΌμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των
εμβληματικών

έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο
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Ημέρα Ελλάδα στη Ψαΐΐ δίΓθβΙ
Ειδική εκδήλωση προς τιμήν της Ελλάδας διοργάνωσαν για Ι9η συνεχόμενη
χρονιά το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την ΟιρίταΙ
ΙΛήκ αυτή τη φορά στο πλαίσιο του 25ίΗ Αηηααΐ ϋάρ'ύάΐ ΙΛηκ Ιηνεβί ίη
Οτβεοβ Ροηιηι Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης ανήρτησε την ελληνική

σημαία στη ννάΐΐ διτεβΐ και εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια
για να τιμήσει την ημέρα Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της
Νέας Υόρκης του μεγαλυτέρου χρηματιστηρίου στον κόσμο συμβάλλει
στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδας σε ευρύτατο επενδυτικό
κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο Επίσης δείχνει τη σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα στις ελληνικές επιχειρήσεις στην ελληνική
ναυτιλία και στην Ομογένεια Η αμερικανική κεφαλαιαγορά αποτελεί
σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων για αυξανόμενο αριθμό εταιρειών

ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης
διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό Στη φετινό Ημέρα Ελλάδας Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης το καμπανάκι λήξης των εργασιών
της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου 2023 χτύπησαν ο δρ Νίκος Τσάκος ιδρυτής
πρόεδρος και ΟΕΟ της ΤΕΝ Ιχά καιο ΟΕΟ του Χρηματιστηρίου Αθηνών
Γιάννος Κοντόπουλος
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Δρ ΝΙΚΟΣ ΤΙΑΚΟΣ

SiliconValley
της Ναυτιλίας

η Ελλάδα
► 17
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Silicon Valley της Ναυτιλίας η Ελλάδα
Μήνυμα του δρ Νικόλαου Τσάκου από τις ΗΠΑ για τη δυναμικότητα του ναυτιλιακού αποτυπώματος

Στη δυναμικότητα της ελληνικής

ναυτιλίας και στο κατά
πόσο θα επηρεαστούν οι
θαλάσσιες μεταφορές από
τκ γεωπολιτικές εξελίξεις
αναφέρθηκε στο αμερικανικό

οικονομικό κανάλι Schwab
Network ο δρ Νίκος Τσάκος
ιδρυτής και διευθύνων σύμβουλος

της Tsakos Energy
Navigation

Του Πάρα Τσιριγώτη
ptsirigf>tis@naftemporikLgr

Ο ΕΠΙΚΕΦΑΛΗΣ της εισηγμένης
εταιρείαςστηναμερικανική χρηματαγορά

του NYSE είπε ότι λόγω

της κυρώσεων της Δύσης σε
βάρος της Ρωσίας που αποτελεί
μια μεγάλη εξαγωγική χώρα σε
πετρέλαιο και LNG επηρεάστηκε
σε μεγάλο βαθμό η ναυλαγορά
καθώς άλλαξαν οι εμπορικές διαδρομές

μεταφοράς πετρελαίου
με αύξηση των τονομιλίων και
του κόστους μεταφοράς

tH Ρωσία εξάγει στην Απω
Ανατολή στην Ινδία και στη
Βραζιλία και η Ευρώπη φέρνει
πετρέλαιο για τις ανάγκες της
από τη μακρινή Απω Ανατολή
και τις ΗΠΑ Αρα έχει αυξηθεί
και η απόσταση μεταφοράς
ανέφερε χαρακτηριστικά ο CEO
της Tsakos Energy Navigation

Εξέλιξη ναύλων
Για τη μείωση της τιμής πετρελαίου

και το κατά πόσο επηρεάζονται
οι ναύλοι ο Έλληνας πλοιοκτήτης

απάντησε ότι κάτι τέτοιο
είναι καλόγια τους καταναλωτές
τονίζοντας ότι όσο χαμηλότερη
είναι η τιμή τόσο αυξάνει η ζήτηση

άρα και το μεταφορικό έργο

για τα δεξαμενόπλοια
Ο κ Ν Τσάκος πρόσθεσε επίσης

ότι οι γεωπολιτικές εξελίξεις
στο διεθνές εμπόριο είχαν ως
αποτέλεσμα να υπάρξει μεγαλύτερη

ζήτηση για πετρέλαιο
ρ λ με αποτέλεσμα ο συγκεκριμέ

νος κλάδος στη διεθνή αγορο να
σημειώνει θετικές επιδόσεις για

αύξηση δύο χρονιά
του μεταφο Για το κατά πόσο επηρεάζο
ρκού ντα ιοί θαλάσο ιες μεταφορές από
κόστους έχει ης περιορισμένες ημερήσιες διε
προκαλί σει λεύσεις που έχει ανακοινώσει η
ο περιορισμός Διώρυγα του Παναμά λόγω της
διελεύσεων ξηρασίας είπε ότι αυτό αυξάνει
από τον χρονο ενός ταξιδιού αφού
τη Διώρυγα τα πλοία δεν μπορούν πλέον να
του Παναμά περάσουν με τη συχνότητα που

το έκαναν πριν και επιλέγουν διαδρομές

μέσω του Ακρωτηρίου
της Καλής Ελπίδας ή του Σουέζ
στηνΑσία και στη ΜέσηΑνατολή

Κάτι τέτοιο πρόσθεσε έχει
προκαλέσει αύξηση του μεταφορικού

κόστους κατά 50 που
μετακυλίεται στους καταναλωτές
που αντιμετωπίζουν ήδη αυξημένο

πληθωρισμό

Επιδόσεις
Για την TEN ο δρ Τσάκος είπε
ότι το 2022 όταν χρονιά με ρεκόρ

κερδών και το ίδιο θα συμβεί
και το 2023 επισημαίνοντας

ότι αυτήν τη στιγμή ο στόλος της
TEN είναι χρονοναυλωμένος σε
ποσοστό 95 εξασφαλίζοντας
κέρδη και μερίσματα για τους
μετόχους

Ο κ Ν Τσάκος τόνισε ότι η
εταιρεία δραστηριοποιείται κυρίως

στις δυτικές ΗΠΑ στη Βόρεια

Ευρώπη και στη Βραζιλία
παρά το γεγονός ότι τα γραφεία
είναι στην Ελλάδα

Υπογράμμισε επίσης ότι η
ναυτιλία είναι μία διεθνής βιομηχανία

και στην Ελλάδα υπάρχει
μεγάλη τεχνογνωσία και δικαίως

αποκαλείται η fSiliconvalley
της Ναυτιλίας

Τόνισε ότι η Ελλάδα μπορεί
είναι μία μικρά χώρα των 1 1 εκατομμυρίων

κατοίκων όμως οι
Έλληνες πλοιοκτήτες ελέγχουν
ανάλογα με τον τόπο των πλοίων
από 20 έως 25 της παγκόσμιας

χωρητικότητας
Απ όσα πράγματα βλέπετε

γύρω σας και απ όσα χρησιμοποιείτε
στην καθημερινότητά

σας να ξέρετε ότι το 1/4 έχει
μεταφερθεί

και φτάσει μέχρι εσάς
με ελληνικά πλοία πρόσθεσε

Επέτειος της TEN
Η Tsakos Energy Navigation η
οποία ιδρύθηκε το 1993 και φέτος

γιορτάζει τα 30 χρόνια της ως
δημόσια εταιρεία είναι μία από
τις πρώτες και mo καθιερωμένες
δημόσιες ναυτιλιακές εταιρείες
στον κόσμο

Ο διαφοροποιημένος ενεργειακός

στόλος της Tsakos Energy
Navigation αποτελείται επί του
παρόντος από 68 πλοία δτπλού
κύτους δύο πλοία aframax με
διπλό καύσιμο LNG πλοία δύο
δεξαμενόπλοια DP2 δύο πλοία
suezmax και δύο δεξαμενόπλοια
MR με εξοπλισμό καθαρισμού
Η συνολική χωρητικότητα του
στόλου είνατ 8,4 εκατ dwt

JOD 21249425

Η Βασιλική Λοζαρακου τρίτη από αριστερά ο Νίκος Τσάκος ο Γιάννος Κοντόπουλος ο Νίκος Σταθόηουλος
και η Σεμίραμις Παληού στην ειδική εκδήλωση νια την Ελλάδα στο NYSE

Στα γαλανόλευκα ντύθηκε
το Χρηματιστήριο της Ν Υόρκης
BUM εκδήλωση προς τιμήν της
Ελλάδας διοργάνωσε το Χρηματιστήριο

της Νέας Υόρκης στο
πλαίσιο του 25thAnnual Capital
Link Invest in Greece Forum
•Accelerating Investments for
Sustainable Growth

Η ενεργός ανάμιξη του Χρη
ματτοτηρΐου της Νέας Υόρκης
του μεγαλύτερου χρηματιστηρίου

στον κόσμο συμβάλλει στην
αναβάθμιση και προβολή της
Ελλάδας σε ένα ευρύτατο επενδυτικό

κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο

Επίσηςδείχνει m σταθερή
υποστήριξη του Χρημαηστηρί
ου στην Ελλάδα ττς ελληνικές
επιχειρήσεις τηνελληνική ναυτιλία

και την ομογένεια
Η αμερικανική Κεφαλαιαγορά

αποτελεί σημαντικότατη
πηγή άντλησης κεφαλαίωνγια
αυξανόμενο αριθμό εταιρειών
ελληνικών συμφεροντων και
το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο
ραλο σε αυτό

Το Χρηματιστήριο της Νέας

Υόρκης ανάρτησε την ελληνική

σημαία στη Wall Street
κατ εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά

μετάλλια για να ττμήσει την
ήμερα αυτή

Ο δρ Νίκος Τσάκος ιδρυτής
και διευθύνων σύμβουλος της
Tsakos Energy Navigation και
ο CEO ATHEX Group Γιάννος
Κοντόπουλος χτύπησαν το καμπανάκι

της λήξης των εργασιών
της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου

2023 του NYSE-NewYork Stock
Exchange πλαισιωμένοι από
τον Vice Chairman του NYSE

Το Χρηματιστήριο
της Νέας Υόρκης
ανάρτησε την ελληνική

σημαία
στη Wall Street κατ
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά

μετάλλια

President του NYSE Institute
Intercontinental Exchange Inc
κ John Tuttle την πρόεδρο της
Κεφαλαιαγοράς κ Βασιλική
Λαζαρακου τον κ Νίκο Στα
θόπουλο Chairman ofEurope

Memberofthe Management
Committee-BC Partners την κ
Σεμίραμι Παληού διευθύνουσα
σύμβουλο της Diana Shipping
και εκπροσώπους εισηνμένων
εταιρειών

ΟJohnTuttle Vice Chairman
NYSE President NYSE Institute
του Intercontinental Exchange
Inc καλωσόρισε την ελληνική
αντιπροσωπεία και τις εισηγ
μένες στο NYSE εταιρείες και
αναφέρθηκε στη μακροχρόνια
σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου

της Νέας Υόρκης κατ της
ελληνοαμερικανικής κοινότητας

της Ελλάδας
Τόνισε ότι η δέσμευση του

NYSE με την ελληνοαμερικανική
διασπορά τη ναυτιλιακή

και επιχειρηματική κοινότητα
της Ελλάδας και ης εισηγμένες
εταιρείες του NYSE παρομένει
ισχυρά

Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε
με την παρουσία υψηλόβαθμων

κυβερνητικών στελεχών
του διευθύνοντος συμβούλου
του Ομίλου Χρηματιστηρίου
Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών

κατ άλλων εταιρειών
εισηγμένων στο Χρηματιστήριο

Νέας Υόρκης που συμμετείχαν

στο ετήσιο Capital Link
Invest in Greece Forum μια διεθνή

συνάντηση κορυφής για
την ελληνική οικονομία και τις
επενδύσεις

fSHMl249527J
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ΤΡΑΠΕΖΕΣ

Παράθυρο για τη διανομή
μερισμάτων ανοίγει ο SSM
Της Ειρήνης Σακελλάρη
esakellari@nafiemporiki.gr

ΑΝΟΙΧΤΟ ενδεχόμενο για m διανομή

μερίσματος σε ό,τι αφορά τη
χρήση 2023 αφήνει ο SSM καθώς

ενδέχεται να κάνει σκόντο
στους κεφαλαιακούς δείκτες

Σύμφωνα με τις συζητήσεις
που έχουν διενεργήσει τα πιστωτικά

ιδρύματα σε σχέση με
την εποπτική τους αξιολόγηση
δηλαδή το SREP Supervisory
Review anà Evaluation Process
ο SSM φαίνεται να έχει δώσει το
πράσινο φως στις περισσότερες
τράπεζες επιτρέποντάς τους να
μειώσουν κεφαλαιακούς δείκτες
και συγκεκριμένα τους δείκτες
Pillar 2 Requirement και Pillar
2 Guiàance Το στοιχείο αυτό
ερμηνεύεται από τις τράπεζες
με σχετική ασφάλεια πως η
πρόθεση του επόπτη είναι να
αφήσει τις ελληνικές τράπεζες
να διανείμουν μέρισμα

Πιο συγκεκριμένα όλα τα
παραπάνω σχετικά με τους δείκτες

κεφαλαιακής επάρκειας
θα ανακοινωθούν εντός έτους
και συγκεκριμένα στις 19 Δεκεμβρίου

όμως οι τράπεζες θα
επιθυμούσαν στον βαθμό που
αυτό θα ήταν εφικτό να έχουν
τη δυνατότητα να γνωρίζουν
απολύτως από τον επόπτη αν
μπορούν να διανείμουν μέρισμα
και σε τι ύψος όταν θα ανακοινώσουν

τα αποτελέοματά τους
για το τέλος του έτους δηλαδή
στο α τρίμηνο του 2024

Αυτή ακριβώς είναι και η
επιθυμία των επενδυτών και η
πρώτη κυρίαρχη ερώτηση πλέον

στα road shows όπως προέκυψε

και από το 25ο Capital
Link στη Νέα Υόρκη

Οι τράπεζες σκοπεύουν να
διανείμουν μέρισμα που ανέρχεται

ως ποσοστό επί των κερδών
τους για μεν την Alpha Bank
15 για την Εθνική 20 έως
30 για τη Eurobank 20 και
για την Τράπεζα Πειραιώς 10

Η ρευστότητα
Τα πιστωτικά ιδρύματα διαθέτουν

εξαιρετικά μεγάλη ρευστότητα

και έτσι κρίνεται πως
μπορούν να προχωρήσουν στη
διανομή κερδών προς τους μετόχους

Επίσης κρίνεται πως μπορούν
να προχωρήσουν και σε άλλες
ενέργειες όπως Buy Back κάτι
που το θέλουν πολύ και οι μέ¬

τοχοι Αλλωστε αυτή είναι και
η πρόταση της Εθνικής Τράπεζας

προς το ΤΧΣ πρόταση την
οποία μπορεί να υλοποιήσει
όποτε της ζητηθεί

Αυτό ωστόσο όπως λένε στελέχη

του τραπεζικού χώρου
απαιτεί μια ισορροπία

Ένα επόμενο κρίσιμο ερώτημα

από τους επενδυτές προς
τις τράπεζες είναι κατά πόσον η

Τα ενήμερα δάνεια
στη χώρα μας ανέρχονται

μόλις στο 55
του ΑΕΠ όταν νια
παράδειγμα στην
Κύπρο το ποσοστό
διαμορφώνεται σε
100 τουλάχιστον

κερδοφορία των χρηματοπιστωτικών

ιδρυμάτων θα κρατήσει
θα έχει δηλαδή διάρκεια και με
ποιο τρόπο αυτό θα επιτευχθεί

Όπως αναφέρουν τροπεζικά
στελέχη το πλάνο των τροπεζών
είναι πως την προσεχή τριετία
τα επιτόκια μπορεί να υποχωρήσουν

αλλά θα διατηρηθούν
σε επίπεδα πάνω του 2 και οι
χορηγήσεις θα στηρίξουν την
ανάπτυξη

Συγχρόνως οι τράπεζες ενεργούν

με κάθε τροπο προκειμένου

να στηρίξουν το χαρτοφυλάκιά
τους Έτσι λοιπόν γίνονται κινήσεις

που έχουν ως στόχο τη
στήριξη των ενήμερων χαρτοφυλακίων

τους είτε με αγορά
δανείων που έχουν γίνει ενήμερα

κάτι που θα λάβει χώρα
αργότερα εφόσον ο επόπτης το
επιτρέψει είτε με κινήσεις όπως
αυτή της Εθνικής Τράπεζας σε
συνεργασία με τη Fortress που
στόχο έχει μια τρίτη εταιρεία
να αγοράζει κόκκινα δάνεια να
τα κουρεύει και να τα καθιστά
ενήμερα προκειμένου στο τέλος

της ημέρας τα δάνεια αυτά
να επιστρέψουν στην τράπεζα

Είναι αξιοσημείωτο πως τα
ενήμερα δάνεια στη χώρα μας
ανέρχονται μόλις στο 55 του
ΑΕΠ ενώ το αντίστοιχο ποσοστό
σε μια χώρα όπως η Κύπρος για
παράδειγμα διαμορφώνεται σε
100 τουλάχιστον

Συγχρόνως το RRF λόγω ανάπτυξης

της χώρας θα υποστηρίξει

και αυτό με τη σειρά του
τις χορηγήσεις αναφέρουν παράγοντες

της αγοράς
Τέλος ας σημειωθεί πως οι

τράπεζες ετοιμάζουν αναπτυξιακές

ενέργειες με επέκταση στο
εξωτερικό είτε μέσω συνεργασιών

με τοπικές επιχειρήσεις
είτε μέσω ψηφιακών εφαρμογών

είτε μέσω χρηματοδοτήσεων
μεγάλων έργων isiD-.2U5ooi4j

Οι τέσσερις συστημικές τράπεζες της χώρας σχεδιάζουν να διανείμουν
μέρισμα που θα κυμαίνεται από 10 έως 30 επί των κερδών τους
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Μια εποικοδομητική κατ ιδίαν συνάντηση με
την Elizabeth McCaul μέλος του Εποπτικού

Συμβουλίου του SSM είχε ο πρόεδρος και CEO της
Ελληνικής ΑναπτυΕιακής Τράπεζας Γιώργος Ζαβ
ßös στο πλαίσιο του επενδυτικού φόρουμ ms Capital
Link στη Νέα Υόρκη Μιλώντας στο πάνελ για τα
εν Ελλάδι τραπεζικά η Elizabeth McCaul εκθείασε
επανειλημμένοι αυτό που έγινε με τον Ηρακλή
os έναν πολύ έΕυπνο τρόπο για να απαλλάξει m ελληνικές

τράπεζες από περίπου το 50 των κόκκινων
δανείων Δίπλα της είχε τον αρχιτέκτονα του

Ηρακλή Γιώργο Ζαββό αρμόδιο τότε την εποχή
Tns évapEns του προγράμματοδ υφυπουργό για τον
χρηματοπιστωτικό τομέα Με τον οποίο γνωρίστηκαν
εκεί για πρώτη φορά αν και από τον τρόπο που μίλησε
η Ε McCaul για τον Ηρακλή πολλοί θα νόμιζαν
ότι ήταν παλιοί φίλοι με τον Γ Ζαββό

Στο ίδιο τραπεζικό πάνελ ήταν και η CEO της
Attica Bank Ελένη Βρεττού η οποία κατάφερε

μέσα σε έναν χρόνο από όταν ανέλαβε τα ηνία της
τράπεζας να γυρίσει τις ζημιές σχεδόν 40.000.000
ευρώ σε κερδοφορία Όπως διαβεβαίωσε μάλιστα

χα αποτελέσματα xns Attica Bank θα είναι πολύ πιο
εντυπωσιακά στο τέλος του έτους Και αυτό όχι λόγω
επιτοκίων Για την ακρίβεια όχι στον ίδιο βαθμό που
έχουν επωφεληθεί τα αποτελέσματα των συστημικών
τραπεζών Κόψαμε πολύ τα κόστη λειτουργίας Μειώσαμε

συμβούλους Πλέον μπορούμε να αναχρηματοδοτήσουμε

Έχουμε 3 δισ καταθέσεις 250.000.000
ευρώ πιστωτική επέκταση Έχουμε ένα πολύ ισχυρό
Διοικππκό Συμβούλιο με τεχνοκράτες που θέλουν να
δουν την τράπεζα να λειτουργεί σωστά Η ανανεωμένη

Attica Bank δεν είναι επιρρεπής σε παντός είδους
παρεμβάσεις είπε μεταξύ άλλων η Ε Βρεττού Με
εξασφαλισμένο τον Ηρακλή 3 το α τρίμηνο του
2024 η Attica Bank θα είναι σε θέση να ανακοινώσει
το σχέδιο συγχώνευσης με την Παγκρήτια

Όσο περνούν οι μέρες από την ψήφιση του νομοσχεδίου

για τους servicers τόσο πιο έντονα ακούω
την ευρύτερη αγορά να σχολιάζει την αυστηρότητα και

καλώς του πλαισίου Όπως λένε οι servicers περνούν
δυσκολότερα με δεξιά κυβέρνηση παρά από ό,π είχαν
περάσει με αριστερή Όπως σας έγραφε προχθές η
στήλη με τη διαδικασία επαναξιολόγησης των αδειών

από την ΤτΕ με βάση τα νέα αυστηρότερα κριτήρια
του νόμου που ψηφίστηκε την περασμένη εβδομάδα

λίγους θα κρατήσει η κρησάρα Και επειδή
η επαναξιολόγηση των αδειών έχει προκαλέσει σύγχυση

για το πώς θα γίνει όσες εταιρείες διαχείρισης
απαιτήσεων έχουν ήδη αδειοδοτηθεί θα συνεχίσουν
να ασκούν τη δραστηριότητά τους μέχρι τις 29 Ιουνίου

του 2024 αλλά εν τω μεταξύ μέχρι τις 29 Μαρτίου
θα πρέπει να υποβάλουν στην ΤτΕ τα πρόσθετα

στοιχεία που προβλέπει ο νόμος Με βάση αυτά θα
αξιολογηθούν μέχρι τις 29 Ιουνίου και εφόσον συμμορφώνονται

στα απαιτούμενα από το νέο πλαίσιο
η ΤτΕ θα τους χορηγεί νέα άδεια λειτουργίας και θα
εγγράφονται στο μητρώο που θα δημιουργηθεί Αν
δεν διαπιστωθεί συμμόρφωση οι εταιρείες θα πρέπει

να συμμορφωθούν εντός ορισμένης προθεσμίας
αλλιώς θα παύεται η λειτουργία τους

Εμπιστευτικές πληροφορίες που δημοσιεύθηκαν
στη στήλη του powergame.gr
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ΑΛ. ΕΞΑΡΧΟΥ
(INTRAKAT):
«ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΕ ΕΡΓΑ
ΤΟΥ ΤΑΑ, ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΟΥ
ΧΑΡΤΟΦΥΛΑΚΙΟΥ ΑΠΕ»
Μιλώντας στο 25ο Invest in Greece
Forum (που συνδιοργάνωσαν,
στη Νέα Υόρκη, Capital Link και
Χρηματιστήριο Αθηνών) ο Αντιπρόεδρος
ΔΣ και CEO Intrakat, Αλέξανδρος
Εξάρχου, επεσήμανε, μεταξύ άλλων,
ότι η κατασκευαστική εταιρεία ήδη

προετοιμάζεται για την επόμενη ημέρα
της αγοράς, όταν θα έχουν ολοκληρωθεί
τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και
Ανθεκτικότητας (ΤΑΑ) και οι ευκαιρίες
του κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν
μειωθεί.
Συγκεκριμένα, ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι
η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή
της σε σημαντικό αριθμό έργων του
Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας
αύξηση του ανεκτέλεστου (σ.σ. το οποίο

τώρα είναι στα 5 δισεκατομμύρια ευρώ)
κατά 1 δισεκατομμύριο ευρώ με 1 ,5

δισεκατομμύρια ευρώ το 2024.
Επίσης, η Intrakat στοχεύει στον
διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη

Ρουμανία, καθώς και στην ανάπτυξη του
χαρτοφυλακίου ανανεώσιμων πηγών
ενέργειας.
«Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για
τις ανανεώσιμες πηγές ενέργειας και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία
μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για

εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα,
διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε
να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα
του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα
έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των
έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα
είναι μειωμένο» τόνισε, μεταξύ άλλων, ο
κ. Εξάρχου.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη
σε Αμερικανούς για νέες επενδύσεις

Πρόσκληση

και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες

Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν στην
Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και

Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε

η Capital Link στη Νέα Υόρκη

Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής

οικονομίας την αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων

ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης

σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη ρυθμό επέκτασης

που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα
χρόνια

Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum
Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής

λογικής Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία Από τη μία
ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα

Από την άλλη πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα Είμαστε αποφασισμένοι

να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης

των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν υφυπουργός Ενέργειας

στην κυβέρνηση Μπάιντεν κ Τζόφρι Πάιατ και ο

δισεκατομυριούχος μεγαλοεπενδυτής Τξον Πόλσον
Ο κ Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα

στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής

οικονομίας και για θέματα ενέργειας με τον κ Πάιατ
Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων
Nomura Morgan Stanley Lazard Asset Management

Point 72 Asset Management Goldman Sachs Stifel
Breakout Capital Partners Consilience Capital Ambrosia
Capital και Barclays

Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί
Χρήστος Στάίκούρας και Θεόδωρος Σκυλακάκης ο αναπληρωτής

υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης
και ο επικεφαλής του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου
Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας

Τέλος στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ Χατζηδάκης
παραχώρησε συνέντευξη στο CNN τονίζοντας τις θετικές
προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη
του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική
έκπληξη της Ευρώπης
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Η ελληνική οικονομία στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital Link

Επενδυτικό ενδιαφέρον από τις ΗΠΑ

Μ θετική πορεία της ελληνικής οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο εττεν
δυτικό συνέδριο Capital Link που έγινε για μια ακόμη χρόνια στην

Νέα Υόρκη παρουσία επιχειρηματιών τραπεζιτών και επενδυτών από
την Ελλάδα και τις Ηνωμένες Πολιτείες Η πρόσφατη αναβάθμιση της
επενδυτικής βαθμίδας και η περαιτέρω βελτίωση του επενδυτικού κλίματος

δημιουργούν ένα θετικό περιβάλλον σύμφωνα με τους ομιλητές
και τους συμμετέχοντες

Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδάκης μίλησε για το μείγμα δημοσιονομικής

και πολιτικής σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα

ένα μείγμα που όπως τόνισε είναι όχι μόνο αποτελεσματικό
αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές

Από πλευράς ΗΠΑ έχουμε μεγάλες εταιρείες που έχουν ξεκινήσει και
επενδύουν στην Ελλάδα Το μήνυμα μας γίνεται κατανοητό και θα δούμε

και άλλες επενδύσεις από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα είπε ο Κωστής Χατζηδάκης

ΣΕΛ.2,3
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Μητσοτάκης στο Capital Link

Η Ελλάδα είναι στη σωστή τροχιά

αύξηση των επενδύσεων στην Ελλάδα διαβεβαιώνοντας ότι η χώρα θα συνεχίσει να
πορεύεται στον δρόμο της σταθερότητας της συνέπειας και των μεταρρυθμίσεων

Όπως τόνισε ο κ Μητσοτάκης είναι η 5η φορά που ανοίγω τη συνέδριο και φέτος
περισσότερο από κάθε άλλη χρονιά είμαι βέβαιος ότι η Ελλάδα είναι στη σωστή τροχιά

Είναι απόλυτη πεποίθηση μου ότι όπως προτρέπει και ο τίτλος του φετινού συνεδρίου

τώρα είναι η ώρα να επιταχύνουμε τις επενδύσεις ώστε να πετύχουμε βιώσιμη
ανάπτυξη

Επιτρέψτε μου να επαναλάβω το μήνυμα του 2019 τώρα είναι η ώρα να επενδύσετε
στην Ελλάδα Εχουμε αποδείξει ότι μπορούμε να αλλάξουμε και μην έχετε καμιά αμφιβολία

θα συνεχίσουμε στο ίδιο μονοπάτι σταθερότητας συνέπειας και μεταρρυθμίσεων

γιατί αυτό είναι το μονοπάτι που καθιστά τη χώρας μας ισχυρότερη
Αισιόδοξα μηνύματα για την πορεία της ελληνικής οικονομίας έστειλε από το βήμα

του 25ου Ετήσιου Φόρουμ του Capital Link ο αναπληρωτής υπουργός Εθνικής Οικονομίας

και Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης Η ελληνική οικονομία πλέον αναπτύσσεται
πολύ ταχύτερα καθώς αναμένουμε διπλάσια ανάπτυξη από την Ευρωζώνη το 2024

ενώ οι επενδύσεις αναμένεται να αυξηθούν στο ποσοστό ρεκόρ του 15,1 από 7,1
το 2023 Συγκεκριμένα κλείνουμε το 2024 με αύξηση του ΑΕΠ κατά 2,4 και το 2024

αναμένουμε 2,9 ανάπτυξη ποσοστό διπλάσιο από την Ευρωζώνη
Η οικονομία μας έχει πλέον αποδειχθεί ανθεκτική και προσβλέπουμε στο μέλλον

με δημοσιονομική αυτοπεποίθηση ενώ η Ελλάδα μετατράπηκε σε έναν πολύ ελκυστικό

επενδυτικό προορισμό καταγράφοντας αξιοσημείωτο ρεκόρ στις άμεσες ξένες
επενδύσεις Το πετύχαμε ακολουθώντας έναν συνδυασμό μεταρρυθμίσεων και αυστηρής

δημοσιονομικής πειθαρχίας με ένα κατάλληλο μείγμα οικονομικών πολιτικών που

άνοιξε ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιριών για τη χώρα Ταυτόχρονα μειώσαμε δραστικά

τον λόγο του χρέους μας προς το ΑΕΠ ανακτήσαμε την επενδυτική βαθμίδα και
ήδη επιταχύνουμε την ψηφιακή και πράσινη μετάβαση της χώρας για να γίνουμε πιο
ανταγωνιστικοί και σίγουρα πιο ελκυστικοί για νέες επενδύσεις Όπως ανέφερε ο κ
Παπαθανάσης εντός του 2024 θα πέσουν στην ελληνική οικονομία 20,2 δισ ευρώ ή το
5,2 του ΑΕΠ

ε το βιντεοσκοπημένο μήνυμα του πρωθυπουργού Κυριάκου Μητσοτάκη

άνοιξε τις εργασίες του το 25ο Συνέδριο Invest in Greece του
Capital Link στη Νέα Υόρκη Ο κ Μητσοτάκης απηύθυνε κάλεσμα για
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Public-Vodafone Eleven years after the unsuccessful

marriage with Wind Public stores are now
joining forces with another telecom provider Vodafone

aiming to develop 44 shops-in-shop of the
company inside the Public branches over the next
18 months The first was launched on Tuesday at the
flagship store on Syntagma Square in Athens

IN BRIEF

Hatzidakis Opportunities
in Greece for US investors
National Economy and Finance Minister Kostis
Hatzidakis urged more investors from the United
States to invest in Greece in his speech on Monday

at the 25th Invest in Greece forum organized by
Capital Link in New York The minister outlined the
positive prospects of the Greek economy noting the
spectacular increase in exports and direct foreign investments

He also pointed to the higher growth in
comparison with the rest of the eurozone at a rate
that is expected to continue in the coming years

We have a unique opportunity in Greece today
Hatzidakis said On the one hand we have the right
blend of economic policy that brings results and on
the other we have political stability and a clear mandate

to change the country We are determined to
succeed in this historic mission he added Among
those present during the minister's speech at the forum

were the former US ambassador to Greece and
current Assistant Secretary of State for Energy Resources

Geoffrey Pyatt and the billionaire and major
investor John Paulson Hatzidakis also held a series
of meetings with senior executives from investment
banks and investment funds The minister discussed
the prospects of the Greek economy and energy issues

with Pyatt He further met with representatives
of the firms Nomura Morgan Stanley Lazard Asset
Management Point 72 Asset Management Goldman
Sachs Stifel Breakout Capital Partners Consilience
Capital Ambrosia Capital and Barclays

SETE conference Challenges
to destination sustainability
Policies related to the sustainability of Greek destinations

and actions assumed by tourism business
es will play a catalytic role in the near future Greek
ministers told the congress of the Greek Tourism Con

j
federation SETE on Tuesday SETE's one-day annual
conference related to a productive dialog for the next
day in tourism titled Reframing Tourism Addressing

the section on Redefining the role of tourism towards

a sustainable and competitive future where
State Minister for coordination of the government's
work Akis Skertsos Development Minister Kostas
Skrekas and Deputy Environment Energy Minister
Alexandra Sdoukou They focused on the challenges

arising from promoting sustainability in the entire
process of Greece's development

Transport Connectivity The government's
priorities in boosting connectivity in transport and
resilience in infrastructure were presented by Infrastructure

Transport Minister Christos Staikouras at
the 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum
in New York on Monday Staikouras noted the progress

of the Greek economy despite external challenges

and underlined the decisive role of infrastructure
and transport in strengthening Greece's regional

geopolitical role and in its economic growth He also
presented the timetable of implementing projects in
progress and what resources the government uses
for those projects and for works to restore damage
from the extensive natural disasters

Christmas Shopping As of Tuesday retail
opening hours have been extended so that consumers

can do their shopping with greater ease ahead
of Christmas The Athens Trade Association has proposed

the following opening hours for stores in the
capital for the 2023 Christmas holidays The association

proposed that stores stay open from 9 a.m to 9
p.m on weekdays and from 9 a.m to 6 p.m on Saturdays

Shops will also be open on Sundays from 11

a.m to 6 p.m on December 17 24 and 31 Stores will
remain closed on December 25-26 Christmas Day
and Boxing Day and on January 1 and 2 2024
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> ΑΒΑΞ
ΤΑ 'ΈΡΓΑ-ΟΡΟΣΗΜΑ" ΥΨΟΥΣ €1 ,5 ΔΙΣ.

Στα "έργα - ορόσημα" €1 ,5 δισ. στα οποία η
ΑΒΑΞ έχει παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα 

στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη αναφέρθηκε 

ο Πρόεδρος του Ομίλου, Χρήστου
Ιωάννου, στο πλαίσιο συζήτησης στο 25ο Ετήσιο 

Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link
"Accelerating Investments for Sustainable
Growth ". Τα έργα αυτά αφορούν:
•	Mintia Combined Cycle Power στην

Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς
1 .750MW)

•	κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής 

Οδού θεσσαλονίκης (FlyOver),
(ύψους€370 εκατ., μήκους 13,5 χλμ.)
που υλοποιείται από την κοινοπραξία
ΑΒΑΞ - Μυτιληναίος

•	κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος
-Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους
24 χλμ.)

Πρόκειται για projects που όπως σημείωσε
ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα €1 δισ.
που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την
εικόνα της πρωτεύουσας, όπως:
•	η Γραμμή Λ Άλσος Βεΐκου-Γουδή του

μετρό της Αθήνας
•	η α' φάση υποδομών του The Ellinikon,

όπου ο όμιλος υλοποιεί έργα, όπως η
υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος

Ακόμη, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση 

των τριών Νοσοκομείων του Ιδρύμα¬

τος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443
εκατ.).

ΑΝΕΚΤΕΛΕΣΤΟ €3,2 ΔΙΣ.
Εστιάζοντας στη θέση του ομίλου ΑΒΑΞ, επισήμανε: 

"Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβα-
σιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων
στην ιστορία του, ύψους €3,2 δισ., ο όμιλος
ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των 

εμβληματικών 

έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας
τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο".

ΑΝΑΓΚΗ ΑΛΛΑΓΩΝ
Τέλος, ο κ. Ιωάννου υπογράμμισε την επιτακτική 

ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ 

πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε, ενώ
ανέφερε ότι η έλλειψη ανθρώπινου δυναμικού 

και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα 

δεν επιτρέπουν την ανταγωνιστική σχέση 

μεταξύ πελάτη και αναδόχου.
Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης ολοκλήρωσης 

των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, 

υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων 

για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. "Η αίσθηση του επείγοντος και
η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί 

τόσο για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο", 

πρόσθεσε.
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Editorial
AMERICAN DREAM

Η παρουσία της ελληνικής αντιπροσωπείας και των
επιχειρήσεων της χώρας μας στο γνωστό συνέδριο
Invest in Greece που διοργανώνει κάθε χρόνο το

Capital Link επιβεβαίωσε αυτό που εισπράττουμε το
τελευταίο διάστημα
Δηλαδή ότι αναγνωρίζεται και χαρακτηρίζεται
εντυπωσιακή η ταχύτατη ανάκαμψη της χώρας και
η έξοδος από την κρίση χρέους η ανθεκτικότητα
της οικονομίας την τελευταία τριετία των έντονων
διαταραχών και η κατ επέκταση επανάκτηση της
επενδυτικής Βαθμίδας
Με μία λέξη η αξιοπιστία της Ελληνικής Δημοκρατίας
Έξω πάμε καλά μέσα να δούμε τι γίνεται μου
έλεγε κρατικός αξιωματούχος θέλοντας να τονίσει
ότι υπάρχουν σημαντικά θέματα που αφορούν την
οργάνωση του δημόσιου τομέα και τη διαχείριση του

προσωπικού
Είναι κρίμα να ξέρουμε ότι είμαστε απόλυτα

ανταγωνιστικοί σε σχέση με τον ανταγωνισμό από τον
ιδιωτικό τομέα και ότι μπορούμε ακόμα καλύτερα
αλλά να μην προσπαθούμε για αυτό καινά μην το

προβάλλουμε μου εκμυστηρευόταν επικεφαλής
δημόσιας επιχείρησης η οποία έχει περάσει και
εξακολουθεί να περνάει τα χίλια μύρια όσα θέματα
αναφορικά με τα οικονομικά της και την ευρύτερη
λειτουργία της Κι αυτό επειδή δεν λαμβάνονταν
τόσα χρόνια οι κατάλληλες πολιτικές αποφάσεις Ο

συγκεκριμένος μου έδειξε ότι έχει τη θέληση να το
κάνει Μένει να αποδειχθεί ότι θα βρει και σχετικό
πρόσφορο έδαφος
Πού θέλω να καταλήξω με όλα αυτά
Ότι η επιδοκιμασία από το διεθνές περιβάλλον της
προσπάθειας που έχει γίνει και η αναγνώριση της
χώρας ως αξιόπιστου εταίρου αποτελούν τις καλύτερες
αφορμές για να δουλέψουμε με ταχύτητα εντός
συνόρων και να τελειώσουμε με τις αγκυλώσεις και
τις στρεβλώσεις που υπάρχουν στην κοινωνία και
στη λειτουργία του κράτους και οι οποίες προέρχονται
από το γεγονός ότι ο μέσος πολίτης εξακολουθεί να

σκέφτεται με λογική δεκαετίας 80
Δηλαδή ότι έχει μόνο δικαιώματα και όχι υποχρεώσεις
Και για να αλλάξει αυτό απαιτούνται μεταρρυθμίσεις
όχι μόνο μεγάλες αλλά και μικρές καθημερινές που
θα προέλθουν μόνο μέσω ρήξεων
Ώστε να Βιώσει η χώρα μας το απόλυτο american
dream
Τόσο απλά

Νεκτάριος Β Νώτης
nectariosdnotice.gr
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Χατζηδάκης:
Πρόσκληση και

σε άλλους αμερικανούς
επενδυτές να επενδύσουν

στην Ελλάδα	ν	
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από

τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην
Ελλάδα απηύβυνε ο υπουργός Οικονομίας 

και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης
στην κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο
25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε 

η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές 

της ελληνικής οικονομίας, την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και
των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον

υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση
με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης 

που προβλέπεται να συνεχιστεί
και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο
επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα
βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής
λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία.
Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής
πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από

την άλλη. πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα.
Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε

αυτήν την ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν
ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα
και νυν υφυπουργός Ενέργειας στην
κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και
ο δισεκατομυριούχος μεγαλοεπενδυτής
John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά
επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών

τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές
της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε
επίσης με στελέχη των επενδυτικών
οίκων Nomura, Morgan Stanley, Lazard
Asset Management, Point 72 Asset

Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience

Capital, Ambrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν
οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και
Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθα-

νάσης και ο επικεφαλής του Οργανισμού
Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης 

παραχώρησε συνέντευξη στον

δημοσιογράφο του CNN Richard Quest,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της
οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη
του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα

τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Editorial
American dream

Η παρουσία της ελληνικής αντιπροσωπείας και
των επιχειρήσεων της χώρας μας στο γνωστό συνέδριο

Invest in Greece που διοργανώνει κάθε

χρόνο το Capital Link επιβεβαίωσε αυτό που εισπράττουμε

το τελευταίο διάστημα
Δηλαδή ότι αναγνωρίζεται και χαρακτηρίζεται

εντυπωσιακή η ταχύτατη ανάκαμψη της χώρας

και η έξοδος από την κρίση χρέους η ανθεκτικότητα

της οικονομίας την τελευταία τριετία
των έντονων διαταραχών και η κατ επέκταση
επανάκτηση της επενδυτικής Βαθμίδας
Με μία λέξη η αξιοπιστία της Ελληνικής
Δημοκρατίας
Έξω πάμε καλά μέσα να δούμε τι γίνεται μου
έλεγε κρατικός αξιωματούχος θέλοντας να τονίσει

ότι υπάρχουν σημαντικά θέματα που αφορούν
την οργάνωση του δημόσιου τομέα και τη διαχείριση

του προσωπικού
Είναι κρίμα να ξέρουμε ότι είμαστε απόλυτα

ανταγωνιστικοί σε σχέση με τον ανταγωνισμό από
τον ιδιωτικό τομέα και ότι μπορούμε ακόμα καλύτερα

αλλά να μην προσπαθούμε για αυτό καινά
μην το προβάλλουμε μου εκμυστηρευόταν επικεφαλής

δημόσιας επιχείρησης η οποία έχει περάσει

και εξακολουθεί να περνάει τα χίλια μύρια

όσα θέματα αναφορικά με τα οικονομικά της
και την ευρύτερη λειτουργία της Κι αυτό επειδή
δεν λαμβάνονταν τόσα χρόνια οι κατάλληλες πολιτικές

αποφάσεις 0 συγκεκριμένος μου έδειξε ότι
έχει τη θέληση να το κάνει Μένει να αποδειχθεί
ότι θα βρει και σχετικό πρόσφορο έδαφος
Πού θέλω να καταλήξω με όλα αυτά
Ότι η επιδοκιμασία από το διεθνές περιβάλλον
της προσπάθειας που έχει γίνει και η αναγνώριση

της χώρας ως αξιόπιστου εταίρου αποτελούν

τις καλύτερες αφορμές για να δουλέψουμε με ταχύτητα

εντός συνόρων και να τελειώσουμε με τις
αγκυλώσεις και τις στρεβλώσεις που υπάρχουν
στην κοινωνία και στη λειτουργία του κράτους και
οι οποίες προέρχονται από το γεγονός ότι ο μέσος
πολίτης εξακολουθεί να σκέφτεται μελογική δεκαετίας

80
Δηλαδή ότι έχει μόνο δικαιώματα και όχι

υποχρεώσεις
Και για να αλλάξει αυτό απαιτούνται μεταρρυθμίσεις

όχι μόνο μεγάλες αλλά και μικρές καθημερινές

που θα προέλθουν μόνο μέσω ρήξεων
Ώστε να Βιώσει η χώρα μας το απόλυτο american
dream
Τόσο απλά

Νεκτάριος Β Νώτης
nectari osdPnotice.gr
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Τους ένωσε η...
γραβάτα αλά Κάρολου
Τελικά ο βασιλιάς Κάρολος της Αγγλίας κατάφερε να
δώσει... γραμμή, τουλάχιστον στιλιστικά. Βέβαια τη μόδα
στη γραβάτα με την ελληνική σημαία, για να είμαστε
ειλικρινείς, ο πρώτος που τη λάνσαρε ήταν ο Αμερικανός
πρόεδρος Μπάιντεν(όπουλος). Πάντως ο υπουργός
Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, και ο πρώην πρέσβης
ίων ΗΠΑ στην Αθήνα, Τζέφρι Πάιατ, εμφανίστηκαν
μπροστά στον φωτογραφικό φακό φορώντας και οι
δύο γραβάτα με την ελληνική σημαία, στο 25ο Ετήσιο
Forum «Invest in Greece» του Capital Link, που

πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη. Χατζηδάκης και Πάιατ
δεν παρέλειψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία
τους στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό
υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια
να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη
της Ελλάδας στην ανάπτυξη των Ανανεώσιμων Πηγών
Ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία
της οικονομίας.
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ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ

Κωδικός
εξωστρέφεια

για την
ελληνική
οικονομία ► 4
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ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ ΥΨΗΛΟΤΕΡΑ
Ο ΠΗΧΗΣ 10 αναμένεται να είναι το ύφος του προγράμματος

ΟΙΟ δανεισμού της χώρας για το 2024
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Προτεραιότητα
η κεφαλαιοποίηση
της επενδυτικής
βαθμίδας
Πυρετός επαφών για να αποτυπωθούν
τα οφέλη σε ομόλογα και επενδύσεις

Κεφαλαιοποίηση της
ανάκτησης της επενδυτικής
βαθμίδας και αποτύπωση
του οφέλους τόσο σας
αποδόσεις των ελληνικών
ομολόγων όσο και στο ύφος
των επενδύσεων είναι ο νέος
στόχος της κυβέρνησης

Του Θάνου Τσίρου
thtsiros@naftemporiki.gr

ΣΕ ΕΞΕΛΙΞΗ βρίσκεται πρόγραμμα
συνεχών επαφών με ξένους επενδυτές

προκειμένου να επιτευχθεί
ο στόχος της κυβέρνησης

Λίγες ώρες πριν από τα
Χριστούγεννα

ο Οργανισμός Διαχείρισης

Δημοσίου Χρέους θα
δημοσιεύσει το πρόγραμμα δανεισμού

για την επόμενη χρονιά
το οποίο θα προβλέπει την

έκδοση νέων ομολόγων συνολικού

ύψους 10 δισ ευρώ αλλά και
την εγγροφή της χώρας στον κατάλογο

των εκδοτών πράσινων
ομολόγων

Η κάλυψη των δανειακών αναγκών

της χώρος θεωρείται εξασφαλισμένη

καθώς σε καθεμία
απόης τελευταίες εκδόσεις ή επα

Την εγγραφή της
χώρας στον κατάλογο
των εκδοτών πρασίνων

ομολόγων
σχεδιάζει ο ΟΔΔΗΧ
για το 2024

νεκδόσεις ομολόγων σημειώθηκε
μεγάλη υπερκάλυψη
Το ζητούμενο τώρα είναι το

αγοραστικό ενδιαφέρον να γίνει

όσο το δυνατόν μεγαλύτερο
προκειμένου να συνεχιστεί η
αποκλιμάκωση στις αποδόσεις
των ομολόγων αλλά και να μην
υπάρξουν τριγμοί κατά τη διαδικασία

ανακατανομής επενδυτικών

κεφαλαίων
Μετά την ανάκτηση της επενδυτικής

βαθμίδας αναμένεται

ότι θα αποχωρήσουν τα κερδοσκοπικά

επενδυτικά κεφάλαια
που τοποθετούνται σε ομόλογα
χωρών που δεν έχουν επενδυτική

βαθμίδα και ότι θα τοποθετηθούν

περισσότερα ώριμα
επενδυτικά κεφάλαια που επιλέγουν

τους τίτλους των αναπτυγμένων

χωρών
Η ανάκτηση της επενδυτικής

βαθμίδας και από τους μεγάλους
οίκους αξιολόγησης S&P και
Fitch δημιουργεί τις προϋποθέσεις

για να γίνει ομαλά αυτή
η διαδικασία ενώ αν τον Μάρτιο
έρθει και η αναβάθμιση από τον
οίκο Moody's η δυνητική αγορο
στική δύναμη για τα ελληνικά
ομόλογα μπορεί να φτάσει ακόμη

και στα 20 δισ ευρώ

Κάλυψη του κενού
Ταυτόχρονα για το 2024 έχει
τεθεί ένας πολύ φιλόδοξος στόχος

όσον αφορά την αύξηση των
επενδύσεων προκειμένου να καλυφθεί

το λεγόμενο επενδυτικό
κενό
Ο κρατικός προϋπολογισμός

που ψηφίζεται την Κυριακή πρα
βλέπει ότι το 2024 ο ακαθάριστος

σχηματισμός παγίου κεφο
λαίου θα πρέπει να αυξηθεί με
ρυθμό 15,1 έναντι 7,1 το 2023
κάπ που για να επιτευχθεί χρειάζεται

να συγκεντρωθούν περισσότερα

κεφάλαια από αυτά που
αναμένονται μέσω του ΕΣΠΑ αλλά

και του Ταμείου Ανάκαμψης

Το μεγάλο ζητούμενο
Ο βασικός στόχος για τα επόμενα

χρόνια είναι οι επενδύσεις
να φτάσουννα αντιστουωϋν και
πάλι στο 20 του ΑΕΠ κάτι που
για τελευταία φορά καταγράφηκε

το 2009 πριν από την είσοδο
της χώρας στα μνημόνια

Η επίτευξη αυτού του στόχου
προϋποθέτει μεγάλη αύξηση των
επενδύσεων όχι μόνο το 2024 αλλά

και τα επόμενα χρόνια καθώς
αυτή τη στιγμή η αναλογία των
επενδύσεων στο ΑΕΠ διαμορφώνεται

στο 15

Ο υπουργός
Εθνικής
Οικονομίας και

Οικονομικών
Κωστής Χατζηδάκης

καθώς
κάνει δηλώσεις
στο πλαίσιο
του 25ου επενδυτικού

forum
στη Νέα Υόρκη

Στοίχημα
η αξιοποίηση
περιουσίας
του Δημοσίου
Τ0 2024 η Ελλάδα έχει
θέσει ως στόχο να εισπράξει
το μεγαλύτερο ποσό από

αποκρατικοποιήσεις εδώ και
πολλά χρόνια Αυτό φτάνει στα
5 δισ ευρώ
Το μεγαλύτερο κομμάτι
βεβαίως έχει ήδη κλειδώσει
και θα προέλθει από την Αττική
Οδό και την Εγναηα
Ωστόσο θα πρέπει να σημειωθεί

ότι η αναζήτηση επενδυτικών

κεφολαίων συνεχίζεται
και θα είναι διαρκής Για το νέο
έτος το βάρος αναμένεται να
πέσει κυρίως στον χρηματοοικονομικό

κλάδο αλλά και στην
ενέργεια
Αφενός διότι θα πρέπει να

προχωρήσει το πρόγραμμα
αποχώρησης του κροτους από
τον τραπεζικό κλάδο και ουσιαστικά

να ολοκληρωθεί μέχρι
το τέλος της επόμενης χρονιάς
και αφετέρου διότι στον
κλάδο της ενέργειας πρέπει
να προχωρήσουν επενδύσεις
εκατοντάδων εκατομμυρίων
ευρώ σε κρίσιμους τομείς όπως
η αποθήκευση ενέργειας τα
δίκτυα κλπ
iiiiHiimimmiHnmimiiiHiiiimmiiiiiiimimimui

Προσκλητήριο από τη Νέα Υόρκη
ΤΉ ΔΥΝΑΤΟΤΗΤΑ για έναν πρώτο
εκτεταμένο κύκλο επαφών με εκπροσώπους

επενδυτικών κεφολαίων

είχε τα τελευταία 24ωρο η
ελληνική αποστολη που βρέθηκε
στη Νέα Υόρκη όπου προνματο
ποιήθηκε το 25ο forum Invest
in Greece που διοργάνωσε η
Capital Link

Στην ελληνική αποστολη εκτός
από τον υπουργό Εθνικής Οικονομίας

και Οικονομικών Κωστή
Χατζηδάκη μετείχαν ο υπουργός
Υποδομών Χρήστος Σταικοϋρας
ο υπουργός Ενέργειας και

Περιβάλλοντος

Θεόδωρος Σκυλακά
κης ο αναπληρωτής υπουργός
Οικονομικών Νίκος Παπαθανά
σης και ο αηκεφαλης του ΟΔΔΗΧ

Δημήτρης Τσάκωνας
Στα μέλη της ελληνικής αποστολής

δόθηκε η δυνατότητα
πέραν των εργασιών του συνεδρίου

να πραγματοποιήσουν
σειρα επαφών

Ο υπουργός Οικονομικών
συναντήθηκε με στελέχη των
επενδυτικών οίκων Nomura
Morgan Stanley Lazard Asset
Management Point 72 Asset
Management Goldman Sachs

Stifel Breakout Capital Partners
Consilience Capital Ambrosia
Capital και Barclays Το ζητούμενο

ήταν να απευθυνθεί πρόσκληση

και σε άλλους επενδυτές
από τις ΗΠΑ προκειμένου

να έλθουν να επενδύσουν στην
Ελλάδα

20
0 ΣΤΟΧΟΣ

της αναλογίας
των επενδύσεων ως προς

το ελληνικό ΑΕΠ

Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές

προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας την εντυπωσιακή αύξηση

των εξαγωγών και των άμεσων

ξένων επενδύσεων και τον
υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη Ευ

ρωζώνη που προβλέπεται να συνεχιστεί

και τα επόμενα χρόνια
Όπως τόνισε στην ομιλία του

στο επενδυτικό forum στην Ελλάδα

σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση

της κοινής λογικής Εχουμε

μια μοναδική ευκαιρία Από
τη μία ένα σωστό μίγμα οικονομικής

πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα

Από τηνάλλη πολιτική
σταθερότητα και μια ξεκάθαρη
εντολη να αλλάξουμε τη χώρο

Τον Ιανουάριο αναμένεται να
δοθεί ακόμη μια ευκαιρία για
επαφές με επενδυτές καθώς ηJP
Morgan διοργανώνει roadshow
για τους πελάτες της που θέλουν
να μάθουν περισσότερο για το ελληνικό

recovery storyt
Στο πλαίσιο του roadshow

έχουν ήδη προγραμματιστεί
επαφές με το management μεγάλων

ελληνικών επιχειρήσεων
Aegean Alpha Bank Eurobank
Τράπεζα Πειραιώς Εθνική Τρα
πεζα Μυτιληναίος ΟΠΑΠ ΟΤΕ
κ,λπ και φυσικά κυβερνητικά
στελέχη τηνΤραπεζα της Ελλάδος

τη διοίκηση του χρηματιστηρίου

και άλλους
SID 212470841
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Ερχεται
το «ξυπνητήρι»

της Εφορίας
Σε λειτουργία θα τεθεί πολύ σύντομα 

η εφαρμογή για τα κινητά
τηλέφωνα, μέσω της οποίας οι 

φορολογούμενοι 

θα ενημερώνονται,
θα πληρώνουν τις οφειλές τους και
θα λαμβάνουν προσωποποιημένα
μηνύματα, όπως ανέφερε ο διοικητής 

της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιτσιλής στο
25ο Capital Link Invest in Greece
forum, στη Νέα Υόρκη.
Αναφερόμενος στις επικείμενες
μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει
η ΑΑΔΕ, ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό 

του οργανωτικού μοντέλου
της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, 

με κινήσεις, όπως η
κεντρικοποίηση της είσπραξης, η
λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα
για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων, 

κληρονομιών, δωρεών
και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, 

τον ΦΠΑ και το μητρώο, και
η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία
εξυπηρέτησης των πολιτών που δεν
διαθέτουν πρόσβαση σε ψηφιακά
μέσα.
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CAPITAL LINK

Προσκλητήριο
από τη Νέα Υόρκη
οε αμερικανοί^
επενδυτέε
ΙΕΛ.Ιβ
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CAPITAL LINK

Προσκληιήριο από m Νέα Υόρκη
για επενδύσει σιην Ελλάδα

Σειρά επαφών με στελέχη επενδυτικών ιραπεζών και funds είχε ο unoupyos Εθνική Οικονομία5
και Οικονομικών Kcooms XaiznôàKns σιο πλαίσιο ιου 25ου Invest in Greece forum

ΤΟΥ ΠΩΡΓΟΥ ΦΩΚΙΑΝΟΥ

Σήμα
ισχυρής δυναμικής

εξωστρέφειας και ευοίωνων
προοπτικών για την ελληνική

οικονομία έστειλε ο υπουργός
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών

Κωστής Χατζηδάκης κατά τη
διάρκεια του 25ου Invest in Greece
forum που διοργάνωσε η Capital
Link στη Νέα Υόρκη Ταυτόχρονα
Ο επικεφαλής του οικονομικού επιτελείου

απηύθυνε πρόσκληση σε
περισσότερους επιχειρηματίες από
τις ΗΠΑ να έρθουν και να επενδύσουν

στη χώρα
Μιλίόντας στην ετήσια συνάντηση

κορυφής για την ελληνική οικονομία
και τις επενδύσεις ο Κωστής Χατζηδάκης

ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές
της ελληνικής οικονομίας την εντυπωσιακή

αύξηση των εξαγωγών και
των άμεσων ξένων επενδύσεων και

Από αριστερά Ο πρόεδροβ
και CEO ms Capital Link

Nîkos Mnopvôzns ο unoupyôs
Υποδομών και Μεταφορών

Χρήστοβ Σταϊκούραβ ο υπουργόβ
Εθνικήε Οικονομίαβ και

Οικονομικών Κωστήβ Χατζηδάκηβ
ο πρώην πρεσΒευτήβ των ΗΠΑ

στην Ελλάδα και νυν υφυπουργόβ
Ενέργειαβ Τζέφρι Πάιατ ο Nîkos

Παπαθανάσηβ αναπληρωτήβ
υπουργόβ Εθνικήβ Οικονομίαβ

και Οικονομικών
και η Ολγα Μπορνόζη

τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη
ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται
να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια

Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε
μια επανάσταση της κοινής λογικής
Εχουμε μια μοναδική ευκαιρία Από
τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής
πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα
Από την άλλη πολιτική σταθερότητα
και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε

τη χώρα Είμαστε αποφασισμένοι
να πετύχουμε σε αυτή την ιστορική
αποστολή επεσήμανε

Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν

ο πρώην πρεσβευτής
των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν υφυπουργός

Ενέργειας Τζέφρι Πάιατ
και ο δισεκατομμυριούχος μεγαλο
επενδυτής Τζον Πόλσον Ο έλληνας
υπουργός είχε επίσης σειρά επαφών
με αξιωματούχους επενδυτικών τραπεζών

και funds ενώ συναντήθηκε
και με στελέχη των επενδυτικών
οίκων Nomura Morgan Stanley
Lazard Asset Management Point 72
Asset Management Goldman Sachs
Stifel Breakout Capital Partners

Consilience Capital Ambrosia Capital
και Barclays

Μεταφορέε και υποδομέε
Από την πλευρά του ο υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος
Σταϊκούρας ανέλυσε τις προτεραιότητες

της κυβέρνησης με στόχο την
ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας
των υποδομών ενώ αναφέρθηκε
στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας

παρά τις εξωγενείς προκλήσεις
επισημαίνοντας τον καθοριστικό
ρόλο του χαρτοφυλακίου του στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού
γεωπολιτικού ρόλου της χώρας αλλά
και στην οικονομική της μεγέθυνση

Παράλληλα ο Χρήστος Σταϊκούρας
παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης

των έργων που βρίσκονται
σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης

που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι
αυτόν τον σκοπό αλλά και για την
αποκατάσταση των ζημιών από τις
εκτεταμένες φυσικές καταστροφές

Σε ό,τι αφορά τους βασικούς
στόχους της κυβέρνησης ο ίδιος
περιέγραψε μεταξύ άλλων την
υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης

κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια την εξεύρεση χρηματοδότησης

για την υλοποίησή τους τον
έλεγχο και τη συντήρηση υφιστάμενων

έργων υποδομής τη μεταρρύθμιση
του ελληνικού σιδηροδρόμου

και τέλος την ανανέωση του στόλου
των αστικών λεωφορείων και την
προώθηση της ηλεκτροκίνησης

Ανοδική πορεία
Την επιστροφή της Ελλάδας στις
επενδυτικές επιλογές σημαντικών
διεθνών φορέων με μακροπρόθεσμη

στόχευση εξήρε ο γενικός διευθυντής

Εταιρικής και Επενδυτικής
Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας
Βασίλειος Καραμούζης Παράλληλα
ο ίδιος τόνισε ότι η όποια επενδυτική
δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη

απαιτείται να είναι βιώσιμη
Την ίδια ώρα κατά την τοποθέτησή

ο πρόεδρος της Eurobank Γιώργος
Ζανιάς σημείωσε πως μετά από μια
μακρά περίοδο κρίσης η ελληνική
οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική
πορεία η οποία τοποθετεί τπ χώρα σε
μια διαφορετικά και καλύτερη φάση
σε σύγκριση με τον μέσο όρο της
ευρωζώνης Ακολουθεί δηλαδή μια
πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε

κατά τη διάρκεια των Μνημονίων
Ο επικεφαλής της Intrakat Αλέξανδρος

Εξάρχου παρατήρησε ότι
η υποστήριξη που επιδεικνύει η
ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις

και η πολιτική σταθερότητα
που έχει εξασφαλιστεί προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές Ο Εξάρχου εξήγησε

ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη
συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης αναμένοντας

αύξηση του ανεκτέλεστου
κατά 1 δισ ευρώ με 1 5 δισ ευρώ το
2024 και το οποίο συνδυαστικά με το
υφιστάμενο αναμένεται να περάσει
τα 6 δισ ευρώ

ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΑΠΟ
ΤΙΣ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ

15,1
αύξηση επενδύσεων το
2024 σε σχέση με το 2023

5
μείωση του επενδυτικού
κενού μεταξύ Ελλάδαβ
και ευρωζώνηε το 2024
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Γ Ζανιάς Eurobank
Η ζήτηση για δάνεια
θα αυξηθεί

Ol πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές

της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση

των προβληματικών δανείων θα
δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση
για δάνεια εκτίμησε ο πρόεδροςτης Eurobank

Γιώργος Ζανιάς μιλώντας στο Invest

In Greece Forum της Capital Link
Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες

πάνε καλά σημείωσε ο κ Ζανιάς και
πρόσθεσε ότι οιτράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίωντους
τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους
ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι
ήδη πλήρως ιδιωτικές
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Προετοιμασία anoßaons
αμερικανικών κολοσσών

Γράφει
ο Λουκάς

Γεωργιάδης
loukasl972@gmail com

Προσκλητήριο

για επενδύσεις

στην Ελλάδα σήμανε η

κυβέρνηση μέσω του 25ου
Ελληνικού Επενδυτικού Φόρουμ
που πραγματοποιεί στη Νέα Υόρκη
και εκτιμάται ότι αποτελεί προάγγελο

για την εισροή πακτωλού κεφα
λαίων από τους κο
ρυφαίους επενδυτικούς

κολοσσούςτου
πλανήτη

Ο υπουργός Εθνικής

Οικονομίας και
Οικονομικών Κωστής

Χατζηδάκης
στην ομιλία του προς

εκπροσώπους επενδυτικών τραπεζών

και επενδυτικών funds που

διοργάνωσε η Capital Link στο
πλαίσιο του 25ου Invest in Greece
Forum διαβεβαίωσε ότι η Ελλάδα

μετά την ανάκτηση της επενδυτικής
βαθμίδας δεν πρόκειται να σπατα
λήσειτην πρόοδο που έχει γίνειτα
τελευταία χρόνια

Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές
προοπτικέςτης ελληνικής οικονομίας

την εντυπωσιακή αύξηση των

εξαγωγών και των άμεσων ξένων
επενδύσεων και τον υψηλότερο
ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με
την υπόλοιπη Ευρωζώνη ρυθμό

επέκτασης που προβλέπεται να συ
νεχιστείκαιτα επόμενα χρόνια Μάλιστα

έκανε λόγο για την επανάσταση

της κοινής λογικής προσθέτοντας

ότι από τη μία πλευρά
έχουμε ένα σωστό μείγμα οικονομικής

πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα

και από την άλλη πολιτική
σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή

να αλλάξουμε τη χώρα και είμαστε

αποφασισμένοι να πετύχουμε
σε αυτή την ιστορική αποστολή

Σύμφωνα με την ελληνική αποστολή

είναι διάχυτη η πεποίθηση ότι
αμερικανικοί επενδυτικοί κολοσσοί
δρομολογούνσημαντικές επενδύσεις

μέσα στο 2024 σε ελληνικά περιουσιακά

στοιχεία ως αποτέλεσμα
της ανάκτησης της επενδυτικής
βαθμίδας

Συνέντευξη στο CNN
Στην ομιλία του υπουργού παρευ

ρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των
ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν υφυ

Ποιους είδε ο Κωστής
Χατζηδάκης στο Εββηνικό

Επενδυτικό Φόρουμ
τηςΝέας Υόρκης

πουργός Ενέργειας της κυβέρνη
σηςτωνΗΠΑΤζέφριΠάιατ καθώς
και ο δισεκατομμυριούχος μεγαλο
επενδυτής John Paulson Μάλιστα
ο κ Χατζηδάκης συζήτησε για τις
προοπτικές της ελληνικής οικονομίας

και για θέματα ενέργειας με
τον Πάιατ ενώ συναντήθηκε με στελέχη

των επενδυτικών οίκων Nomura

Morgan Stanley Lazard Asset

Management Point 72 Asset
Management Goldman Sachs S

tifel Breakout Capital Partners
Consilience Capital Ambrosia
Capital και Barclays

Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν

οι υπουργοί Χρήστος Σταϊ
κούρας και Θεόδωρος Σκυλακά
κης ο υπουργός αναπληρωτής Οικονομικών

Νίκος Παπαθανάσης
και ο επικεφαλής του Οργανισμού
Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης

Τσάκωνας Τέλος πρέπει να

σημειωθεί ότι στο πλαίσιο του συνεδρίου

ο κ Χατζηδάκης παραχώρησε

συνέντευξη στον δημοσιογρά
φοτου CNN Richard Quest τονίζοντας

τις θετικές προοπτικές της
οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη

του τουρισμού που καθιστούν

την Ελλάδα τη θετική έκπληξη

της Ευρώπης
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Σταϊκούραςαπό Ν Υόρκη Υποδομές-μεταφορεςισχυροποιούντονγεωπολιτικό ρόλο μας
Η ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και

της ανθεκτικότητας των υποδομών αποτελείτην προτεραιότητα

του υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών

όπως επισήμανε ο υπουργός Χρήστος Σταϊ

κούρας μιλώντας στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέ

δριοτης Capital Link για την Ελλάδα που πραγματοποιήθηκε

στη Νέα Υόρκη
Η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται δυναμώνει

και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή ση

μείωσε από το βήμα ο κ Σταϊκούρας αναφέρομε
νος στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά
τις εξωγενείς προκλήσεις επισημαίνονταςτον καθοριστικό

ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην

ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου
της χώρας αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση

Γράφει
η Ρεγγίνα

ΣαΒούρδου

0 υπουργός παρουσίασετο χρονοδιάγραμμα υλοποί

ησηςτων έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη καιτις πηγές
χρηματοδότησης που αξιοποιεί η ελληνική κυβέρνηση

για αυτόν τον σκοπό αλλά και για την αποκατάσταση

των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές

Οι βασικές μας προτεραιότητεςείναιτα σχολεία

το σιδηροδρομικό δίκτυο οι δρόμοι και οι
γέφυρες

τόνισε ο Χρήστος Σταϊκούρας αναφορικά
μετην αποκατάσταση των ζημιών από τις φυσικές
καταστροφές στις πληγείσες περιοχές

Σε ό,τι αφορά τα χρηματοδοτικά εργαλεία ο κ Σταϊκού

ρας υπογράμμισε τις πρωτοβουλίες που έχουν παρθεί
και οι οποίες περιλαμβάνουντην αξιοποίηση εθνικών και

ευρωπαϊκών κονδυλίων με τη συμμετοχή και τη συμβο¬

λή του ιδιωτικού τομέα μέσω των παραχωρήσεων και

τωνΣυμπράξεωνΔημόσιου και Ιδιωτικού Τομέα
Μερικά από αυτά τα εργαλεία είναι οι πόροι που

προέρχονται

από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέ

λοςτηςνέας προγραμματικής περιόδου το Ταμείο Ανάκαμψης

και Ανθεκτικότητας μέσα από την υφιστάμενη
κατανομή πόρων καιτην ανακατανομή κονδυλίων το Ταμείο

Αλληλεγγύηςτης ΕυρωπαϊκήςΈνωσης για την αποκατάσταση

των ζημιών που υπέστησαν οι πληγείσες από

τις φυσικές καταστροφές περιοχές
Χρηματοδοτική πηγή αποτελεί καιτο πρόγραμμα Συν

δέονταςτην Ευρώπη Connecting Europe Facility ειδικά

για την ανάταξη και τον εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού

δικτύου καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια

της χώρας
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Πάιαι και Χατζηδάκη οτα χνάρια του Καρόλου
Με γραβάτες που είχαν πάνω

τπν ελληνική σημαία εμφανίστηκαν

στο 25ο ετήσιο Forum
Invest in Greece του Capital
Link ο υπουργός Οικονομικών
Κωστής Χατζηδάκης και ο

πρώην πρέσβηςτων ΗΠΑ στην
Αθήνα Τζέφρι Πάιατ Χατζηδάκης

και Πάιατ δεν παρέλειψαν

μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία

τους στο X/twitter με
τον Αμερικανό υφυπουργό
Εξωτερικών με αρμοδιότητα
την ενέργεια να υπογραμμίζει
μεταξύ άλλων την κυβερνητική
στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη

των ανανεώσιμων πηγών
ενέργειας καινά συγχαίρει την

Αθήνα για την πορεία της οικο

νομίας Η Ελλάδα να γίνει
πρότυπο ανανεώσιμων πηγών
ενέργειας για την Ευρώπη
Συγχαρητήρια και για την αξιολόγηση

του χρέους σε επενδυτική

βαθμίδα έγραψε συγκεκριμένα

ο Αμερικανός αξιωματούχος
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Εξάρχου ΙηΐΓθΙαΙ Γΐ Σιο 1 με 1 5 δισ το ανεκτέλεστο υπόλοιπο ίο 2024 ΣΕΛ 28
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JÊÊÊÊL

JET

Αισιόδοξε προβϋέφεα ίου προέδρου ins Eurobaak Γιώργου Ιανιά στο 25ο Annual
CapitalUnk Investin Greece forumσαΝέα Υόρκη

Στο 60 του ΑΕΠ
τα δάνεια
των τραπεζών
ΩΘΗΣΗ ΓΙΑ ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΗ ζήτηση για δάνεια αναμένεται να δώσουν οι
πολύ καλές προοπτικές της χώρας και η αναδιάρθρωση των προβληματικών

δανείων από τους διαχειριστές μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων
servicers σύμφωνα με τον πρόεδρο της Eurobank Γιώργο Ζανια

Μιλώντας στο θεματικό πάνελ Greek Banking Sector Growth
Development Outlook του 25ou Annual Capital Link Invest in Greece
Forum στη Νέα Υόρκη ο πρόεδρος της Eurobank ανέφερε ότι τα δάνεια
των ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60 περίπου

του ΑΕΠ ενώ πριν από την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό
εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια παρόμοια χώρα όπως
η Πορτογαλία Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς

Σύμφωνα με τον Γ Ζανιά η χώρα διανύει ανοδική πορεία που την τοποθετεί

σε καλύτερη φάση σε σύγκριση με τον ευρωπαϊκό μέσο όρο πορεία
αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια της κρίσης ενώ η επιστροφή

στην επενδυτική βαθμίδα σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας
περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως ειδική περίπτωση

Ετσι για την τρέχουσα χρονιά και τις δύο επόμενες η Ευρωπαϊκή Επιτροπή

προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3 υπερδιπλάσιο ενός
μέσου ρυθμού 1 1 στην ευρωζώνη Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί
ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση
Covid όταν η οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021 2022 κατά
λίγο περισσότερο από 1 4 ανέφερε τονίζοντας ότι όταν η χώρα πάει
καλά και οι τράπεζες πάνε καλά

Η συνέχιση της ανοδικής πορείας της οικονομίας της χώρας απαιτεί
σύμφωνα με τον Βασίλη Καραμούζη γενικό διευθυντή εταιρικής και επενδυτικής

τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας υλοποίηση σημαντικών έργων
Η Ελλάδα όπως είπε μιλώντας στο Capitla Link της Νέας Υόρκης έχει
επανενταχθεί στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με
μακροπρόθεσμη στόχευση και μέχρι το 2030 δρομολογούνται περίπου
Ί 90 έργα υποδομών σε οδικά δίκτυα αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28
δια ευρώ

Στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων

εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data centers στον κλάδο

των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα ενώ στο επίκεντρο του
επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή

αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας
ως ενεργειακού κόμβου στην ευρύτερη περιοχή συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας
φυσικού και υγροποιημένου αερίου καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών

ενέργειας αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες
Δεν παραγνωρίζεται βέβαια ότι η εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα

πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων αβεβαιότητας
σε σχέση με το κόστος ενέργειας ενισχυμένου πληθωρισμού και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων

και υγειονομικών κρίσεων Α ΙΠΗΛΙΩΤΗ
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• Intrakat Νέα έργα και συμβάσεις
συνολικού ύψους 1-1,5 δισ ευρω

στοχεύει να προσθέσει στο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο του ομίλου έως το τέλος

του 2024 η διοίκηση της Intrakat
Στόχος είναι έως το τέλος του 2024 το
συνολικό ανεκτέλεστο του ομίλου μαζί

με εκείνο της Ακτωρ να έχει ξεπεράσει

τα 6 δια Σελ 26
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Σε επιπλέον έργα έως 1,5 δια
στοχεύει το 2024 η Intrakat
Εμφαση στον τομέα των ΣΔΙΤ και των παραχωρήσεων δίνει ο όμιλος

Στον τομέα των ΑΠΕ ο όμιλος ωριμάζει αδειοδοτικά ένα χαρτοφυλάκιο έργων συνολικής δυναμικότητας 2,8 GW
εκ των οποίων το 1,8 GW αφορά αιολικά και φωτοβολταϊκά πάρκα και το υπόλοιπο 1 GW έργα αποθήκευσης ενέργειας

Σε πλήρη ανάπτυξη το χαρτοφυλάκιο αυτό αναμένεται με βάση τα σημερινά επίπεδα τιμών και κόστους να
αποδίδει 120 εκατ ευρώ ετήσιων λειτουργικών κερδών

Του ΝΙΚΟΥ Χ ΡΟΥΣΑΝΟΓΑΟΥ

Νέα έργα και συμβάσεις συνολικού

ύψους 1-1,5 δισ ευρώ στοχεύει

να προσθέσει στο ανεκτέλεστο

υπόλοιπο του ομίλου έως
το τέλ05 του 2024 η διοίκηση
της Intrakat Σύμφωνα με όσα
ανέφερε κατά τη διάρκεια του
25ου Invest in Greece Forum της
Capital Link ο αντιπρόεδρος
και διευθύνων σύμβουλος της
Intrakat Αλ Εξάρχου στόχος
είναι έως το τέλος του 2024 το
συνολικό ανεκτέλεστο του ομίλου

μαζί με εκείνο της Ακτωρ
να έχει ξεπεράσει τα 6 δισ ευρώ

από 5 δισ ευρώ που είναι
σήμερα Υπολογίζοντας και τον
κύκλο εργασιών του προσεχούς
12μήνου ήδη διαμορφώνεται σε
1 δισ ευρώ ετησίως με ανοδική
τάση ο στόχος για την περαιτέρω

αύξηση του ανεκτέλεστου
είναι ενδεικτικός των φιλοδοξιών

του ομίλου καθώς είναι πιθανό

να φέρει την Intrakat στην
πρώτη θέση του κατασκευαστικού

κλάδου
Παράλληλα όπωβ ανέφερε ο

κ Εξάρχου στόχοβ είναι και ο
διπλασιασμός του ανεκτέλεστου
έργων στην αγορά της Ρουμανί
as αλλά και η περαιτέρω ανάπτυξη

του χαρτοφυλακίου των
ΑΠΕ στη συγκεκριμένη χώρα
Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους

για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε
να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα Για
εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα
διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες

δραστηριότητες για την
επόμενη μέρα του κατασκευαστικού

κλάδου όταν θα έχει
ολοκληρωθεί αυτόβ ο κύκλος
των έργων και το αντικείμενο
της αγοράς θα είναι μειωμένο
τόνισε ο κ Εξάρχου

Οπως φαίνεται από τη στόχευ
ση της Intrakat μεγάλη είναι η
έμφαση που δίνεται στον τομέα
των ΣΔΓΤ και των παραχωρήσεων

Για παράδειγμα έως το τέλος
του πρώτου τριμήνου n εισηγ
μένη προβλέπεται να έχει υπογράψει

νέες συμβάσεις συνολικού

ύψους 500 εκατ ευρώ Αυτές
αφορούν δύο ΣΔΙΤ κτιρίων του

Για τη δημιουργία
του 5ου τραπεζικού
πυλώνα μέσω
της συγχώνευσης
Attica Bank και Πα
γκρήτιας ο στόχος
είναι μια τράπεζα
με πάγια στοιχεία
αξίας 8 δισ ευρώ

Πανεπιστημίου Κρήτης και του
Πανεπιστημίου Θεσσαλία5 αλλά
και το νέο κτιριακό έργο ΣΔΙΤ
που έχει εξασφαλίσει η Intrakat
σε κοινοπραξία με την εταιρεία
REDEX του ομίλου Κοπελούζου
και συμμετοχή 50%-50 Ο λόγος

για την κατασκευή του νέου
κτιρίου που θα στεγάσει τη Γενική

Γραμματεία Υποδομών του
υπ Υποδομών Πρόκειται για ένα
έργο προϋπολογισμού 140 εκατ
ευρώ με ΦΠΑ το οποίο αφορά
την κατασκευή ενός υπερσύγ¬

χρονου βιοκλιματικού κτιρίου
γραφείου σε ιδιόκτητη έκταση
του υπουργείου επιφάνειας 8,7
στρεμμάτων κοντά στον σταθμό
Ρουφ του προαστιακού

Παράλληλα συμμετέχει στουβ
περισσότερους διαγωνισμούς
ΣΔΙΤ που βρίσκονται σε εξέλιξη

διεκδικώντα νέα έργα συνολικού

ύψους άνω των 4 δισ ευρώ
Σημειωτέον ότι και η Ακτωρ
διεκδικεί έργα συνολικού ύψους
12 δισ ευρώ Οσα εξ αυτών αναλάβει

προφανώς θα προσμετρηθούν
στο συνολικό ανεκτέλεστο

υπόλοιπο του ομίλου Intrakat
Στον τομέα των ΑΠΕ που

όπως αποκάλυψε ο κ Εξάρχου
ήταν και ο πρωταρχικός λόγος
που n επενδυτική ομάδα της
Winex εξέτασε την επένδυση
στην Intrakat αυτή την περίοδο

ο όμιλος ωριμάζει αδειοδοτικά
ένα πολύ σημαντικό χαρτοφυλάκιο

έργων συνολικής
δυναμικότητας 2,8 GW εκ των
οποίων το 1,8 GW αφορά αιολικά

και φωτοβολταϊκά πάρκα
και το υπόλοιπο 1 GW έργα αποθήκευσης

ενέργειαβ Σε πλήρη

ανάπτυξη το χαρτοφυλάκιο αυτό
αναμένεται με βάση τα σημερινά

επίπεδα τιμών και κόστους
να αποδίδει 120 εκατ ευρώ ετήσιων

λειτουργικών κερδών Στο
πλαίσιο αυτό έως το τέλος του
2025 αναμένεται να λειτουργούν
560 MW εκ των οποίων τα 338
MW θα αφορούν φωτοβολταϊκά
121 MW αιολικά και 100 MW
έργα αποθήκευσης ενέργειαε
Εως το τέλος της δεκαετίας θα
έχουν υλοποιηθεί και τα υπόλοιπα

έργα δηλαδή 753 MW αιολικών

542 MW φωτοβολταϊκών
και 250 MW έργων αποθήκευσης

ενέργειας
Οσον αφορά τη δημιουργία

του πέμπτου τραπεζικού πυλώνα

μέσω της συγχώνευσης της
Attica Bank και της Παγκρήτιας
Τράπεζας ο κ Εξάρχου τόνισε
ότι στόχος είναι μια τράπεζα με
πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ ευρώ
χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων

δανείων και ικανά κεφάλαια
ώστε να χρηματοδοτήσει

ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις

που δεν έχουν πρόσβαση
σε τραπεζικός πιστώσεις
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Προσκλητήριο Χατζηδάκη και τραπεζιτών σε Αμερικανούβ επενδυτέβ
Πρόοκληοη και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές

να επενδύσουν στην Ελλάδα απηύθυνε ο
υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών

Κωστής Χατζηδάκης μιλώντας στο συνέδριο

της Capital Link στη Νέα Υόρκη
Στην Ελλάδα έχουμε μια μοναδική ευκαιρία
Από τη μια ένα σοοστό μείγμα οικονομικής

πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα Από την
άλλη πολιτική σταθερότητα και μια Ξεκάθαρη
εντολή να αλλάζουμε τη χώρα Είμαστε αποφασισμένοι

να πετύχουμε σε αυτή την ιστορική
αποστολή τόνισε ο Κ Χατζηδάκης ο οποίος
συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας

και για θέματα ενέργειας με τον υφυπουργό

Ενέργειας των ΗΠΑ και πρώην πρέσβη
στην Ελλάδα Τζέφρι Πάιατ και συναντήθηκε

Ομιλΐεβ στο συνέδριο ins
Capital Link στη Νέα Υόρκη

με στελέχη των επενδυττκών οίκων Nomura
Morgan Stanley Lazard Asset Management
Point 72 Asset Management Goldman Sachs
Stifel Breakout Capital Partners Consilience
Capital Ambrosia Capital και Barclays

Την αλλαγή σελίδας για την Ελλάδα τόνισαν

και οι τραπεζίτες που παραβρέθηκαν στη
Νέα Υόρκη Ο γενικός διευθυντής Εταιρικής
και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας

Β Καραμούζης ανέφερε ότι η Ελλάδα
έχει επανενταχθεί στις επενδυτικές επιλογές
σημαντικών διεθνών φορέων με μακροπρό¬

θεσμη στόχευση Προκειμένου η ελληνική οικονομία

να συνεχίσει την ανοδική πορεία της
απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων
συμπλήροχιε ο κ Καραμούζης αναφέροντας
ενδεικτικά ότι μέχρι το 2030 μόνο στις υποδομές

δρομολογούνται περίπου 190 έργα σε οδικά
δίκτυα αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28

δισεκατομμυρίων ευρώ
Από την πλευρά του ο πρόεδρος της

Eurobank Γιώργος Ζαντάς επισήμανε την
καλή πορεία των ελληνικών τραπεζών οι οποίες

βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων
τους τη ρευστότητα και την κερδοφορία

τους τα οποία βρίσκονται πολύ κοντά στους
ευρωπαϊκούς μέσους όρους ενώ οι μισές συ
στημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές
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Έναδ από τουδ πολλούδ που βρέθηκαν στην 25η
συνάντηση τηδ Γϋρίΐίΐΐ ϋηκ στη Νέα Υόρκη κά

πσια στιγμή προφανώδ στο περιθώριο των εργασι
ών του συνεδρίου εντόπισε σε μια γοονία τον ισχυρό
άνδρα ιη ΙηΐηΐΚ;ιΙ Αλέξανδρο ΕΕάρχου να συζητεί
επί κάμποση ώρα με τον Τζον Πόλοον ρΓ68Ϊ(3εηΐ
ροπίοΐίο πΐίίηίΐβΟΓ Ραυίκοη Γο Επειδή τέτοιεδ
συναντήσειδ δεν πρέπει να περνούν απαρατήρητες σε
αυιούδ τουδ πονηρούδ τραπεζικά καιρούδ σπεύδιη
να σαδ ενημερώσω εκτόδ από τη συζήτηση στη γο
νία ανάμεσα σε ΕΞάρχου και Πόλοον ότι για όσουδ
το παραβλέπουν ο τελευταίος είναι έναδ εκ των μεγά
λ(ι>ν ιδιωτών μετόχ(ον τηδ Τράπεζαδ Πειραιώδ Επί
σηδ για όσουδ επίσηδ το αγνοούν μέσα στην πίεση
τηδ δουλειάδ ο πρώτοδ δηλαδή ο ΕΕάρχου είναι
ο μεγαλομέτοχος τηδ Τράπεζαδ Αττικήδ και σε λίγο
του υπό συγκρότηση πέμπτου τραπεζικού πυλώνα στη
χώρα Επειδή λοιπόν μέσα στη ζαλάδα μου δεν θυμάμαι

αν αυτό που θα σαδ παραθέσω είναι λογισμόδ
όπ(θδ λένε και οι μοναχοί στο Άγιον Όροδ στον Ξύπνιο

ή στον ύπνο μου κάπου είδα τον μεγαλομέτοχο
ιηδ Παγκρήτιαδ και τηδ Αττικήδ να τα βρίσκει με τον
μέτοχο τηδ Τράπεζαδ Πειραιώδ Άλλοχπε οι δύο τηδ

γωνία που συζητούσαν για κάμποση ώρα φαίνεται
να έχουν κοινέδ παραδοχέδ σε σχέση με τΐ5 προοπτικές
του εγχώριου τραπεζικού συστήματοδ Επειδή από δ(ο
και πέρα θα αρχίσω να κάνω περίεργουδ λογισμούδ
σταματώ να γράφω για να μη σαδ πιο στο τέλοδ ότι
ο Πόλσον αποφάσισε να επενδύσει στα ρτο]εοτδ του
ΕΞάρχου και μετά να πρέπει να ανέβω στο Όροδ για
εκ νέου εξομολόγηση για το αμάρτημά μου

ΜΙ Η νέα χρονιά θα μπει με εκστρατεία προβολήδ™
τηδ Ελλάδαδ ωδ επενδυτικού προορισμού Πριν

από το ενεηί τηδ ΤΡ ΜοΓβαη στίδ 24 Ιανουαρίου στη
Νέα Υόρκη παρουσία του πρωθυπουργού Κυριάκου
Μητσοτάκη ακούω ότι η ΪΡ Μοτ§&η θα διοργανώσει
στην Αθήνα στίδ 17-19 Ιανουαρίου τοαά δϊιονν για
συναντήσειδ εκπροσώπων τηδ κυβέρνησηδ θεσμικών

παραγόντων τηδ αγοράδ των διοικήσείον των
τραπεζών και μεγάλων ελληνικών επιχειρήσεων με
διεθνείδ επενδυτέδ Στην εκδήλωση θα συμμετάσχουν

οι Αε§63η Αίτΐίηΰδ Α1ρΗ Βαηκ Ευτοβαηκ Τράπεζα
Πειραιώδ Εθνική Τράπεζα ΕΧΑΕ Ταμείο Χρη

ματοπισποτικήδ Σταθερότηταδ ΙπΙτατη Μυτιληναίοδ
ΟΠΑΠ ΟΤΕ Ραγζγ Ηεί Ρτοάεα Κϋά ΕδίαΙε
ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή εκπρόσο>ποι τηδ κυβέρνησηδ
και τηδ Τράπεζαδ τηδ Ελλάδοδ Η λίστα κον συμμετεχόντων

συμπληρώνεται συνεχώδ

• Μεγάλεδ ανακατατάξεις θα φέρει το 2024 στηνϊ
αγορά των 36ΓνϊοοΓ5 Κάτι τα έΞοδα για την ψηφιακή

πλατφόρμα επικοινωνίαδ με τουδ δανειολήπτες
που πρέπει να είναι έτοιμη μέχρι τα τέλη Μαρτίου
κάτι η διαδικασία επαναΞιολόγησηδ των αδειών από
την ΤτΕ με βάση τα νέα αυστηρότερα κριτήρια του
νόμου που ψηφίστηκε την περασμένη εβδομάδα λί
γουδ θα κρατήσει η κρησάρα Τέσσερίδ πέντε από
τουδ 25 δετνϊοεΓδ σήμερα Οι μικρότεροι κάποιοι εκ
των οποίων απλά κελύφη είτε θα αναγκαστούν να
πουληθούν όσο όσο είτε θα δουν την ΤτΕ να τουδ
παίρνει την άδεια Το τοπίο θα έχει Ξεκαθαρίσει μέχρι

το 2025

Εμπιστευτικές πληροφορίες που δημοσιεύθηκαν
στη στήλη του ρονκβΓςβιτιβ σ
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Η ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΗ ΓΙΑ ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΗΣ ΣΥΝΔΕΣΙΜΟΤΗΤΑ ΣΤΙΣ
ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ ΚΑΙ ΤΗΣ ΑΝΘΕΚΤΙ ΚΟΤΗΤΑΣ ΣΤΙΣ ΥΠΟΔΟΜΕΣ
Τι είπε ο Χρ Σταϊκούρα στο επενδυτικό συνέδριο tiis Capital Link νια την Ελλάδα

Tis npoTEpaiôïïïiïs ms κυβέρνησα με στόχο την ενίσχυση
ms συνδεσιμότητα otis μεταφορε και ms ανθεκτικότηταΒ
των υποδομών παρουσίασε x&s ο Υπουργο3 Υποδομών και

Μεταφορών κ Xpnoros Σταίκούραε στο ετήσιο Επενδυτικό

Συνέδριο ms Capital Link για την Ελλάδα με τίτλο 25th Annual

Capital Link Invest in Greece Forum που πραγματοποιείται στη
Νέα Υόρκη
Κατά την τοποθέτησή του ο κ Στα'1'Koùpas παρουσίασε το

χρονοδιάγραμμα

υλοποίησα των έργων που βρίσκονται σε είέλι
Εη και Tis πηγέ χρηματοδότησα που αΕιοποιεί η κυβέρνηση γι
αυτόν τον σκοπό αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών
από Tis εκτεταμένΒ φυσικέ καταστροφέα Παράλληλα ανέλυσε

το πρόγραμμα aväTaEns του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω
ms διοικητική αναδιάρθρωσα και ms υποστήριΕα νέων

έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού Δικτύου Μεταφορών
ΔΕΔ Μ ενώ περιέγραψε Tis πρωτοβουλίεε για την προώθηση

των πράσινων μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμα
Arnims KivmiKOTmas ΣΒΑΚ ms ηλεκτροκίνηση και ms ανανέωσα

του στόλου των αστικών συγκοινωνιών
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών ο Ynoupyos
Υποδομών και Μεταφορών ανέπτυΕε τα οφέλη από m δημιουργία

του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή τα τεχνολο

Yias μοντελοποίησα που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία
στον κύκλο zcorîs ενό έργου Αναλυτικά otis σελ 3 4
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Η ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΗ ΓΙΑ ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΗΣ ΣΥΝΔΕΣΙΜΟΤΗΤΑ ΣΤΙΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ ΚΑΙ ΤΗΣ
Ι^^ΓΙ Ι^^Ϊ^ΓΗ T^\^L lTFI^l 0^^ΐ E^l

Τι είπε ο Χρ Σταϊκούρα5 στο επενδυτικό συνέδριο Tns Capital Link για την Ελλάδα

Tis προτεραιότητες ms κυβέρνησα με στόχο την ενίσχυση

ms συνδεσιμότητας cms μεταφορε και Tns ανθεκτικότητα5

των υποδομών παρουσίασε χθες ο unoupyôs Υποδομών
και Μεταφορών κ Χρήστος Σταϊκούρα5 στο ετήσιο Επενδυτικό

Συνέδριο ms Capital Link για την Ελλάδα με τίτλο 25th
Annual Capital Link Invest in Greece Forum που πραγματοποιείται

στη Νέα Υόρκη αναφέρει το ΑΠΕ-ΜΠΕ

Κατά την τοποθέτησή του ο κ Στα'1'Koùpas αναφέρθηκε
στην πρόοδο ms ελληνικήε οικονομίας παρά Tis εΕωγενείε

προκλήσεις επισημαίνοντα5 τον καθοριστικό ρόλο του τομέα
των υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού

γεωπολιτικού ρόλου Tns χώρας αλλά και στην

οικονομική Tns μεγέθυνση
0 unoupYÔs Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το

χρονοδιάγραμμα υλοποίησα των έργων που βρίσκονται σε

εξέλιξη και Tis πηγές χρηματοδότησα που αΕιοποιεί η κυβέρνηση

γΓ αυτόν τον σκοπό αλλά και για την αποκατάσταση

των ζημιών από Tis εκτεταμένε φυσικέ5 καταστροφές
0 κ Στα'1'Koùpas ανέλυσε το πρόγραμμα avÔTaEns του ελληνικού

σιδηρόδρομου μέσω ms διοικητικής αναδιάρθρωσα και

Tns υποστήριξα νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου Μεταφορών ΔΕΔ Μ ενώ περιέγραψε Tis

πρωτοβουλία

για την προώθηση των πράσινων μεταφορών

μέσω των Σχεδίων Βιώσιμα Αστικήε Κινητικότητας ΣΒΑΚ

ms ηλεκτροκίνησης και Tns ανανέωσα του στόλου των αστικών

συγκοινωνιών
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών ο unoupYÔs

Υποδομών και Μεταφορών ανέπτυξε τα οφέλη από τη

δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή Tns

τεχνολογία μοντελοποίησης που συστηματοποιεί όλη την

πληροφορία στον κύκλο ζωής evôs έργου

Σύμφωνα με το γραφείο Τύπου του υπουργείου το πλήρες

κείμενο ms ομιλία του κ Σταϊκούρα σε ανεπίσημη μετάφραση

έχει ως εξής

Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum μια εκδήλωση κύρους
λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που η ελληνική οικονομία

αναβαθμίζεται δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη
αντοχή

Αυτό ακριβώς aas υποσχέθηκα πριν από ένα χρόνο από το

ίδιο Βήμα

Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως cms

θυσία ms ελληνική κοινωνίας σε συνδυασμό με τη συνετή

δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία

χρόνια την επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών

κρίσεων KaSœs επίσα και την πολιτική σταθερότητα
Ωστόσο παρά Tis Θετικέ5 προβλέψει και Tis ευοίωνεε προο
πτικέ5 ms ελληνική5 οικονομίας θα πρέπει να παραμείνουμε
συνετοί και προνοητικοί otis αποφάσεΐ5 μας καθώς η διεθνήε

οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης οι δημοσιονομικοί

κίνδυνοι σε ορισμένες ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται

ο πληθωρισμός αν και επιβραδύνεται συνεχίζει να

παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς ενώ η περιοριστική

νομισματική πολιτική έχει αρνητικό αντίκτυπο στην πιστωτική

επέκταση

Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον η πολιτική ηγεσία του

Υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών σύμφωνα με τις

προτεραιότητες της Κυβέρνησης έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια

ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της

ανθεκτικότητας στις υποδομές μεστόχο την ενίσχυση του περιφερειακό

γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο τα Ελλάδας

Η στρατηγική μας Βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων

1η Προτεραιότητα Η υλοποίηση πολλών μικρής και
μεγάλης

κλίμακας έργων σε όλη την επικράτεια
Το Μετρό θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το

δεύτερο εξάμηνο του 2024

Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας
Ε65 θα παραδοθεί το πρώτο εξάμηνο του 2024

0 αυτοκινητόδρομος Πατρών Πύργου προχωράει και αναμένεται

να ολοκληρωθεί το 2025

Η οδική σύνδεση Άκτιο npos την Αμβρακία θα παραδοθεί τις

πρώτες εβδομάδε5 του 2024

0 Bôpiios Oôikôs ÄEovas Κρήτα και το νέο αεροδρόμιο Κα

στελίου προχωρούν
Η κατασκευή του Flyover στην θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει

Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα Κακαβιά και Λαμία Καρπενήσι

επαναδημοπρατήθηκαν
Ο oôikôs àiovas Μπράλος Άμφισσας τον οποίο επισκεφτήκαμε

πρόσφατα με τον Πρωθυπουργό άρχισε να κατασκευάζεται

Και παράλληλα υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά

έργα που χαρακτηρίζονται ως εθνικής σημασίας

2η Προτεραιότητα Εξεύρεση χρηματοδότησης για την
υλοποίηση των έργων
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση

και την εξασφάλιση πηγών χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών

μηχανισμών για τον σκοπό αυτό

Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών
κονδυλίων με τη συμμετοχή και τη συμβολή του ιδιωτικού

τομέα μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου

και Ιδιωτικού Τομέα

Μερικά από αυτά είναι
• Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο

σκέλος τα νέας προγραμματικής περιόδου
• Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας μέσα από την

υφιστάμενη κατανομή πόρων και την ανακατανομή κονδυλίων

• Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης για την

αποκατάσταση των ζημιών που υπέστησαν οι πληγείσες από

τις φυσικές καταστροφές περιοχές
• Το Συνδέοντας την Ευρώπη Connecting Europe Fad ity
ειδικά για την ανάταξη και τον εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού

δικτύου καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια

τα χωράς
• Η δανειοδότηση με ευνοϊκούς όρους από την Ευρωπαϊκή

Τράπεζα Επενδύσεων και από την Αναπτυξιακή Τράπεζα του

Συμβουλίου της Ευρώπης
• Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό τα

τελευταία τέσσερα χρόνια τραπεζικό τομέα τόσο στο ενεργητικό

όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του
• Και φυσικά η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό

Προϋπολογισμό μέσα από την αξιοποίηση δημοσιονομικού

χώρου που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια

3η Προτεραιότητα Η αποκατάσταση των ζημιών από

φυσικές καταστροφές στις πληγείσες περιοχές με την
υλοποίηση ταυτόχρονα έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας

Οι Βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία το σιδηροδρομικό

δίκτυο οι δρόμοι και οι γέφυρες

4η Προτεραιότητα Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων

έργων υποδομής
Για παράδειγμα κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να

συντηρείται
θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής

μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει το 20πλάσιο του κόστους

επιθεώρησης συντήρησα και έγκαιρα αποκατάστασα
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών μια πλατφόρμα όπου όλοι οι

φορείς θα καταχωρούν την ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία

των υφιστάμενων γεφυρών θα τεθεί σε λειτουργία το 2024
Με αυτόν τον τρόπο θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά
tous και οι ανάγκες συντήρησής τους για πρώτη φορά στην

Ελλάδα

5η Προτεραιότητα Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου

θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα
τον ΟΣΕ ενσωματώνοντας την ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑ

ΟΣΕ

0 νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο τις υποχρεώσεις

και τις ευθύνες του Διαχειριστή Σιδηροδρομικής Υποδομής

όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο

0 νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα

ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης του σιδηροδρομικού

συστήματος σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του

κλάδου και μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης

συστημικών κινδύνων με βάση τις κατευθυντήριες γραμμές
της EE και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την

κυβέρνηση
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει
πιο αποτελεσματικές δομές και να απελευθερώσει νέες δυνατότητες

Συνέχεια στη σελ 4
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Η ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΗ ΓΙΑ ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΗΣ ΣΥΝΔΕΣΙΜΟΤΗΤΑΣ ΣΤΙΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ ΚΑΙ ΤΗΣ
AMQΕ 1CT I ICÖTΗΤΑΣ ΣΤΙΣ ΥΠΟΔΟ ΕΣ
Τι είπε ο Χρ Σταϊκούρα στο επενδυτικό συνέδριο Tns Capital Link για την Ελλάδα

Συνέχεια από σελ 3

Εκτιμούμε επίσης ότι θα οδηγήσει στηνεπίτευΕη τωνεπιθυμητών
επιπέδων uiprtuis ασφάλειας με σαφή κατανομή των ευθυνών

και συνολική συστημική προσέγγιση
Επιπλέον καθορ'ζονται Εεκάθαρεε poés εργασιών και συγκροτη
bizs διαδικασίεε όσον αφορά στη λήψη των αποφάσεων για τα

σιδηροδρομικά έργα Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η διαφάνεια
και μπορούν να εισαχθούν καινοτομία και τα απαραίτητα ψηφιακά

εργαλεία που θα συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των

έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και ms εκτέλεσα

6η Προτεραιότητα Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού

σχεδίου για τον ελληνικό σιδηρόδρομο
Η στρατηγική μα αφορά την ολοκλήρωση ενά βιώσιμου σιδηροδρομικού

δικτύου cos μέρα του ΔΕΔ-Μ μέσω ms επέκταση

και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και συνδέσεων

με χώρα ms EE και γειτονικές τρίτε χώρεε
Με αυτό τον τρόπο εγκαινιάζουμε m συμμετοχή ms EMàôas

OTOus véous σιδηροδρομικούε διαδρόμους oncos ο 3 Seas

δηλαδή Βαλτική θάλασσα Μαύρη θάλασσα Αιγαίο Πέλαγα
καθάΒ και ο διάδρομα Δυτικά Βαλκάνια Ανατολική Μεσόγει
os

Προωθούμε το έργο για m σιδηροδρομική σύνδεση θεσσαλονίκη

Καβάλα Αλείανδρούπολη Mnoupyras Βάρνα Ρούσε

και συμμετέχουμε cms συζητήσεκ για εναλλακτικέ διαδρομέε

εΕαγωγών ουκρανικών σιτηρών με τη διαμόρφωση λωρίδα5

αλληλεγγύη που θα συνδέει την Ουκρανία με m χώρα μας με
αίιοποίηση του λιμανιού ms ΑλεΕανδρούπολα

7η Προτεραιότητα Η ανανέωση του στόλου των αστικών

λεωφορείων
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων

σε Αθήνα και θεσσαλονίκη μια διαδικασία που αναμένεται
να ολοκληρωθεί έακ τα Tân Απριλίου 2024

Παράλληλα διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια

300 νέων λεωφορείων φυσικού αερίου που προβλέπεται να

ολοκληρωθούντου5 επόμενοι 1 8 μήνε5
Επιπλέον το πρώτο εΕάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί

vÉos διαγώνισμα για την προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων

avnppunavnms TEXvoXoyias

8η Προτεραιότητα Προώθηση ms ηλεκτροκίνηση
Η διείσδυση ms ηλεκτροκίνηση στην αγορά αυΕάνεται συνεχακ

Σε άΜη βρίσκονται τέσσερα πιο ευέλικτα πλέον προγράμματα

με σημαντικέ επιδοτήσει για ιδιώτες oônyoùs ταΕί και tous

πολίτεε ms Αστυπάλαιας ενώ έπεται ο nôpos

Ταυτόχρονα ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση ms

ηλεκτροκίνηση σχεδιάζεται και αναμένεται να δρομολογηθεί το

2024

9η Προτεραιότητα ΑνάπτυΕη pîôs μοντέλου Βιώσιμα Αστική

Κινητικότητα

Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση
στον αειφόρο σχεδιασμό των συγκοινωνιακών συστημάτων

εισάγοντας μεταΣύ άλλων τα Σχέδια Βιώσιμα Arnims Κινητικό

mras ΣΒΑΚ cos το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για tous Δήμουε
και Tis Περιφέρειες
Μάλιστα η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε

των αντίστοιχων δράσεων που υλοποιούνται σήμερα στην

Ε.Ε oncos ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για το

Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών ΔΕΔ-Μ που θα ολοκληρωθεί
το 2024

10η Προτεραιότητα Ενίσχυση ms Τεχνολογίαβ Μοντελο
noinons

Η Τεχνολογία Μοντελοποίησα Building Information Modeling
BIM διασφαλίζει mv ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση

των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενό έργου

υποδομής
Tous επόμενοι μήνεε θα αναρτηθεί npos διαβούλευση το Εθνικό

Στρατηγικό Σχέδιο και ο Οδικά Xàpms για mv εφαρμογή του

Μοιράστηκα μαζί oas Tis 10 προτεραιότητεε και πολιτι του

Υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών

Προτεραιόπτκ και πολιτικές που παρέχουν mv ώθηση για m

διαμόρφωση ενά πιο ανθεκτικού οικονομικού τοπίου για την

επίτευΕη υψηλή και Βιώσιμα ανάπτυΣης m δημιουργία πολλών

νέων θέσεων εργασία και την ενίσχυση ms koivcovimîs συνοχής
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Capital Link
250 ετήσιο Forum
Invest in Greece
Η Ελλάδα σε νέα
επενδυτική εποχή

ΙΙΙί II i
December 11 2023 in NYC

Σε
μια ιδιαίτερα ευνοϊκή συγκυρία για την ελληνική οικονομία

πραγματοποιείται σήμερα το 25ο ετήσιο Forum Invest in Greece
του Capital Link στη Νέα Υόρκη με τη συμμετοχή κορυφαίων

εκπροσώπων της ελληνικής αλλά και της αμερικανικής κυβέρνησης
Γης Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων

ελληνικών επιχειρήσεων

Παράλληλα το Συνέδριο στηρίζουν με τη
ϊυμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις τέσ
ιερις συστημικές τράπεζες Alpha Bank
Eurobank Εθνική Τράπεζα και Τράπεζα
Πειραιώς την Attica Bank και την Hellenic
Development Bank και μερικές από τις οη
Λαντικότερες διεθνείς επενδυτικές τράπεζες
ίπως Barclays BNP Paribas Goldman Sachs
International Morgan Stanley Nomura
XIA Ventures Group Ltd

Di υπουργοί Εθνικής Οικονομίας Κωστής
Κατζηδάκης Υποδομών και Μεταφορών
Κρήστος Στάίκούρας Ενέργειας και Περιβάλλοντος

Θόδωρος Σκυλακάκης ο αναπληρωτής

ΥΠΕΘΟ Νίκος Παπαθανάσης
και ο πρώην αναπληρωτής υπουργός Υγείας
Βασίλης Κοντοζαμάνης θα αναπτύξουν σε
ιιερισσότερα από ι.οοο κορυφαία στελέχη
επιχειρήσεων επενδυτικών οίκων και τραπεζών

τις κεντρικές προτεραιότητες και τους
στόχους της κυβέρνησης στους τομείς της
3ρμοδιότητάς τους Επιπλέον τόσο η κυβερνητική

αποστολή όσο και τα κορυφαία
στελέχη ελληνικών επιχειρήσεων που μετέχουν

στο συνέδριο θα έχουν την ευκαιρία για
συναντήσεις με εκπροσώπους της διεθνούς
επενδυτικής κοινότητας προκειμένου να
συνομιλήσουν μαζί τους για τις επενδυτικές
ευκαιρίες με βασικό στόχο την επιτάχυνσή
τους ώστε να επιτευχθεί βιώσιμη ανάπτυξη

όπως είναι και ο τίτλος του φετινού συνεδρίου
Accelerating Investments for Sustainable

Growth
To 250 ετήσιο Φόρουμ του Capital Link
πραγματοποιείται σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο

της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο

Αθηνών και επικεφαλής χορηγούς
τη Goldman Sachs και την TEN Ltd Tsakos
Energy Navigation Ltd στο Metropolitan
Club της Νέας Υόρκης Κατά την έναρξη των
εργασιών θα προβληθεί βιντεοσκοπημένο
μήνυμα προς τους επενδυτές από τον

πρωθυπουργό

Κυριάκο Μητσοτάκη
Το φετινό Φόρουμ που διοργανώνεται για
25ο συναπτό έτος είναι ιδιαίτερα σημαντικό
καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας παρά
τις συνεχείς προκλήσεις στο διεθνές πολιτικό
οικονομικό και γεωπολιτικό σκηνικό
Ο ιδρυτής και δ/νων σύμβολυος της TEN
Ltd Δρ Νίκος Τσάκος και ο επικεφαλής της
Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας Γιώργος
Ζαββός
Η πολιτική σταθερότητα της χώρας η ισχυρή

οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές
αποτιμήσεις έχουν ενισχύσει την εμπιστοσύνη

των επενδυτών στην ελληνική αγορά
Ζητούμενο αποτελεί η βιώσιμη ανάπτυξη κι
αυτό θα επιτευχθεί μεταξύ άλλων μέσα από
την επιτάχυνση των επενδύσεων
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Meioxés
Χρηματαγορε5

Δείκτεε
χρηματιστηρίων

11/12/2023
ΚΛΕΙΣΙΜΟ

ΧΑ NIKKEI FTSE100 DAX CAO 40

Û ί û
1.275,5 32.791,80 7.544,89 16.794,43 7.551,53

Ισοτιμίββ Ευρώ/δολάριο Ευρώ/γεν Ευρώ/ελβ φράγκο Ευρώ/οτερλίνα

Κλείσιμο 1,0769 157,44 0,9455 0,8569
Μεταβολή 0,07 0,91 0,19 0,17

ΣΤΑΣΗ ΑΝΑΜΟΝΗΣ ΚΑΙ ΜΕΙΩΣΗ
ΤΗΣ ΔΙΑΘΕΣΗΣ ΑΝΑΛΗΨΗΣ ΡΙΣΚΟΥ

ΤΟΥ ΤΑΣΟΥ ΜΑΝΤΙΚΙΔΗ

Με τους επενδυτές στις διεθνείς
αγορές να αναμένουν τα σημερινά
στοιχεία για τον πληθωρισμό στις

ΗΠΑ και τις συνεδριάσεις των Fed ΒοΕ και
ΕΚΤ τις επόμενες ημέρες η διάθεση για
ανάληψη επενδυτικού ρίσκου περιορίσθηκε
και στο Χρηματιστήριο Αθηνών το οποίο
έκλεισε χθες με οριακή μεταβολή 0,03
ενώ η αξία των συναλλαγών περιορίσθηκε
στα 71,5 εκατ ευρώ Η Τιτάν 5,58 ξεχώρισε

χθες από τη μεγάλη κεφαλαιοποίηση
μετά και την επιτυχημένη έκδοση ομολογιών
συνολικής αξίας 150 εκατ ευρώ και την
αύξηση της τιμής στόχου για τη μετοχή
στα 25,30 ευρώ από 22,10 ευρώ από τη
Eurobank Equities η οποία την ενέταξε τη
μετοχή στις τοπ επιλογές της με σύσταση
αγοράς καθώς διαπραγματεύεται παρά

το ράλι κατά 63 εφέτος με έκπτωση 20
σε σχέση με το ευρωπαϊκό κλάδο

Από τη μεγάλη κεφαλαιοποίηση ξεχώρισαν
ακόμη οι μετοχές των Viohalco 2,80

Ελλάκτωρ 2,38 και Mytilineos 1,61
Παράλληλα στη συνέχεια της διάθεσης του
1 1 από το ΤΑΙΠΕΔ και την Paneuropean Oil
των μετοχών της HelleniQ Energy 1 38 ο
συντελεστής ευρείας διασποράς Free Float
της μετοχής στους δείκτες όπου συμμετέχει
αυξήθηκε από 20 σε 29 Εν τω μεταξύ
χθες ο Μάριος Αποστολίνας διευθύνων
σύμβουλος της Orilina Properties 1,04
με αφορμή την έναρξη διαπραγμάτευσης των
μετοχών της στην κύρια αγορά κήρυξε την
έναρξη της συνεδρίασης του χρηματιστηρίου

ενώ είχαμε και την έναρξη της έκδοσης
κοινού ομολογιακού δανείου ύψους έως
100 εκατ ευρώ και τη δημόσια προσφορά
ολοκληρώνεται την Τετάρτη των ομολογιών

που θα εκδοθούν και θα εισαχθούν στο
Χρηματιστήριο Αθηνών της IDEAL Holdings

Με το βιντεοσκοπημένο μήνυμα του
Πρωθυπουργού Κυριάκου Μητσοτάκη
άρχισε χθες το 25ο επενδυτικό συνέδριο
για την Ελλάδα της Capital Link στη Νέα
Υόρκη που διοργανώνεται σε συνεργασία
με το χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης την
ΕΧΑΕ και κορυφαίες επενδυτικές τράπεζες

θετική για
την οικονομία
και τα ελληνικά
ομόλογα η UBS
μετά και
την αναβάθμιση
ορόσημο
από την Fitch

Οι εισηγμε νέε
που βρίσκονται
στη Νέα Υόρκη
στο επενδυτικό
συνέδριο
Tns Capital Link

ο οποίος απηύθυνε κάλεσμα για αύξηση
των επενδύσεων λέγοντας χαρακτηριστικά
πως τώρα είναι η ώρα να επενδύσετε στην
Ελλάδα διαβεβαιώνοντας επίσης ότι η χώρα
θα συνεχίσει να πορεύεται στον δρόμο της5
σταθερότητας της συνέπειας και των

μεταρρυθμίσεων

Οι εισηγμένες εταιρείες που
βρίσκονται στη Νέα Υόρκη είναι οι ΕΧΑΕ
Aegean Airlines.Alpha Bank ΕΥΔΑΠ Attica
Bank Autohellas Αβαξ Dimand Ελλάκτωρ
Eurobank ΓΕΚ Τέρνα HELLENiQ ENERGY
Holdings Intrakat Lamda Development
Motor Oil Mytilineos Εθνική ΟΠΑΠ ΟΤΕ

Πειραιώς PRODEA Investments
ΔΕΗ και Trastor REIC

Ομόλογα
Το ράλι στα ελληνικά ομόλογα
συνεχίστηκε με την απόδοση

στη ΙΟετία να κινείται στο
3,4 1 3 υποχωρώντας πάνω από
τις 108 μονάδες βάσης από το
τελευταίο υψηλό στην περιοχή

του 4,50 στις 29.9.2023 με
τη διεθνή τάση να παραμένει
επίσης θετική για τις αγορές
ομολόγων καθώς οι επενδυτές
στις αγορές χρήματος αύξησαν
τα στοιχήματά τους για μειώσεις

επιτοκίων ακόμη και από
τον ερχόμενο Μάρτιο Αν και τα
ελληνικά ομόλογα εμφανίζονται
τώρα πιο δίκαια τιμολογημένα η
UBS εμφανίζεται αισιόδοξη μετά
και την ανάκτηση της επενδυτικής

βαθμίδας και από την Fitch καθώς
η συμπερίληψη του ελληνικού χρέους σε
δείκτες με ομόλογα επενδυτικής διαβάθμισης

αναμένεται να ενισχύσει τη ζήτηση
από τους επενδυτές που παρακολουθούν
παθητικά τους δείκτες Πρόκειται για ένα
σημαντικό ορόσημο για το ελληνικό χρέος
ανέφερε η ελβετική τράπεζα υπολογίζοντας
πως η στάθμιση των ελληνικών τίτλων μέ
μέση διάρκεια τα 7,02 έτη θα διαμορφωθεί
στο 1%του δείκτη loomberg Euro Aggregate
Treasury Bond Index
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ΙΔΙΩΤΙΚΕΣ ΥΠΟΘΕΣΕΙΣ
Δεν £έρω πόσο καλύτερα μπορεί να χα πάει
μέχρι το τέλος του έτους το ελληνικό χρηματιστήριο, 

που ήδη φιγουράρει στην κορυφή
των αποδόσεων διεθνώς με άνοδο 36,21%

για το 2023, αλλά αυτό που καταλαβαίνω είναι ότι
όλοι θέλουν να κρατήσουν Tis μηχανές ζεστές για
το 2024.

Η στήλη δεν έχει
μαντικές ικανότητες, 

αλλά οι
ενδείξεις συγκλίνουν 

στην εκτίμηση 

πως η επόμενη
χρονιά θα είναι θετική

για us ελληνικές μετοχές. 
Ο πήχυς σε επίπεδο 

Γενικού Δείκτη έχει
ανέβει σης 1.500 μονάδες 

και στο πολύ καλό
σενάριο στις 1.700 μονάδες!

Ο δρόμος ήδη άνοιξε μέσω της αγοράς ομολόγων. 

Εκεί όπου οι αποδόσεις του ελληνικού
δεκαετούς έχουν υποχωρήσει πλέον στο 3,3% που
αποτελεί το χαμηλότερο επίπεδο εδώ και 17 μήνες.

Αυτό που σας έλεγα παραπάνω, ότι δηλαδή 

κρατούν ζεστές τις μηχανές, είναι ευδιάκριτο 

από τη μεγάλη συμμετοχή ελληνικών
εταιρειών στις διεθνείς παρουσιάσεις και

στο έντονο ενδιαφέρον εκ μέρους £ένων διαχειριστών. 

Για παράδειγμα, στο συνέδριο της Wood
στην Τσεχία την περασμένη Παρασκευή έδωσαν
το «παρών» πολλές από τις μεγάλες εισηγμένες:
οι τέσσερις μεγάλες τράπεζες, η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ,
η ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή, η Mytilineos, ο ΟΤΕ, η
Cenergy κ.ά.

Ο κύκλος των διεθνών 

παρουσιάσεων 

για φέτος
κλείνει σήμερα

με το 25ο Συνέδριο ins
Capital Link στη Νέα
Υόρκη. Το γεγονός ότι η
κυβέρνηση δίνει μεγάλο
βάρος στη συγκεκριμένη
παρουσίαση, την οποία
θα παρακολουθήσουν
μερικά από τα μεγαλύτε¬

ρα επενδυηκά funds και
επιχειρηματίες της παγκόσμιας 

πρωτεύουσας
του καπιταλισμού, αντικατοπτρίζεται 

τόσο στη
σύνθεση του κυβερνητικού 

κλιμακίου που θα
παραστεί όσο και στην
πληθώρα τοον ελληνικών
εισηγμένων που θα παρουσιάσουν 

εκεί τα σχέ-
διά τους.

§
Εκτός από το μήνυμα που θα στείλει ο προ)-
θυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης, η κυβέρνηση 

θα εκπροσωπηθεί από όλους τους
κορυφαίους οικονομικούς υπουργούς και

ειδικότερα τον υπουργό Εθνικής Οικονομίας, Κωστή 

Χατζηδάκη, τον αναπληρωτή υπουργό, Νίκο
Παπαθανάση, τον υπουργό Περιβάλλοντος και
Ενέργειας, Θοδωρή Σκυλακάκη, και τον υπουργό 

Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστο Σταϊκού-
ρα. Εκεί θα είναι επίσης ο γενικός διευθυντής του
ΟΔΔΗΧ, Δ. Τσάκωνας, η πρόεδρος της Επιτροπής 

Κεφαλαιαγοράς, Βασιλική Λαζαράκου, ο διευθύνων 

σύμβουλος της ΕΧΑΕ, Γ. Κοντόπουλος.
Ο επικεφαλής της ΑΑΔΕ, Γ. Πιτσιλής, και πολλοί
ακόμη. Κοσμοσυρροή.

§Από 

τα μεγάλα
επενδυτικά σπίτια 

θα βρεθούν
στο συνέδριο εκπρόσωποι 

των Goldman
Sachs, Morgan Stanley,
Barclays, BNP Paribas,
Citi, Nomura κ.ά. Στους
δε εκπροσώπους της
αμερικανικής κυβέρ¬

νησης Ξεχωρίζουν δύο
γνωστά ονόματα: ο πρώην 

πρέσβης των ΗΠΑ
στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας, 

Τζέφρι Πάιατ, και ο
αναπληρωτής υφυπουργός 

ΕΕωτερικών για τη
Νότια Ευρώπη, Τζό-
σουα Χακ.

Ο... ντετέκτιβ
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οι επενδυτικές παρουσίες
συνεχίζονται
Η χρηματιστηριακή χρονιά επενδυτικά
κλείνει με το 25ο ετήσιο συνέδριο της
Capital Link που πραγματοποιείται σήμερα
στη Νέα Υόρκη και στο οποίο μετέχουν 2 1

εισηγμένες εταιρείες Το επενδυτικό story
για το Ελληνικό Χρηματιστήριο συνεχίζεται
με αμείωτη ένταση και θα συνεχιστεί και το
νέο έτος αφού μέσα στον Ιανουάριο η J Ρ

Morgan πραγματοποιεί επενδυτική απόβαση
στην Αθήνα

Πρώτα απ όλα το κλίμα
Αναμένουμε αύξηση της μεταβλητότητας

των βασικών μακροοικονομικών μεγεθών

όπως ο πληθωρισμός και ο ρυθμός
ανάπτυξης κάτι που δημιουργεί

μεγαλύτερη αβεβαιότητα σης
προβλέψεις μας σε μεσοπρόθεσμο

ορίζοντα και εντέλει στη
χάραξη της νομισρατικής
πολιτικής Η κατανόηση

λοιπόν των μακροοικονομικών

επιπτώσεων
της κλιματικής αλλα

Ρ Και μια αντίθετη φωνή
Το 2024 εκτιμάται από την BofΑ πως
θα είναι χρονιά αδυναμίας για τις
ευρωπαϊκές αγορές μετοχών Η πρόβλεψη

έχει βάση λένε οι αναλυτές
καθώς οι μακροοικονομικές υποθέσεις

της είναι συνεπείς με περίπου
1 5 πτώση για τον ευρωπαϊκό
δείκτη Eurostoxx 600 μέχρι τα μέσα
του επόμενου έτους Αναμένεται ότι
οι ευρωπαϊκές τράπεζες θα κινηθούν
από υηεραηόδοση σε υηοαπόδοση το
πρώτο εξάμηνο του επόμενου έτους
καθώς η οικονομία αποδυναμώνεται
σταδιακά αναφέρει η BofΑ

γης είναι απαραίτητη νια να αξιολογήσουμε
πώς θα επηρεαστεί ο μηχανισμός μετάδοσης
της νομισματικής πολιτικής και συνεπώς η

επίτευξη του στόχου ρας για σταθερότητα
των τιμών Αυτά τόνισε ο διοικητής της ΤτΕ

Γιάννης Στουρνάρας φωτ κατά την ομιλία
του στην αναγόρευση του σε επίτιμο διδάκτορα

του Τμήματος Οικονομικών Επιστημών
του Πανεπιστημίου Πατρών

editors@iMjleTnporilci.gr

IIIHIIHIIHIItlllHIIIilHffllllHIlmilll

Χώρος ιστορικής μνήμης
Παραδόθηκε και επισήμως
στο υπουργείο Πολιτισμού
και στον Δήμο Αθηναίων ο
Χώρος Ιστορικής Μνήμης

Κοραή 4 ο οποίος ανήκε
στην Εθνική Ασφαλιστική από το 1 893 και
έχει μια σημαίνουσα αξία για τους εθνικούς
αγώνες και τη νεότερη ιστορία της χώρας
μας Η δωρεά αυτή προς το ελληνικό Δημόσιο
αποφασίστηκε από την Εθνική με γνώμονα
ότι αυτός θα ήταν ο καλύτερος τρόπος να

παραμείνει η ιστορική κληρονομιά σε όλους
τους Έλληνες πολίτες
Μιλώντας κατά τη σημερινή εκδήλωση
της επίσημης παράδοσης ο διευθύνων
σύμβουλος της Εθνικής Τράπεζας Παύλος
Μυλωνάς φωτ τόνισε Πριν από τρία
χρόνια όταν ξεκίνησε η πώληση της
Εθνικής Ασφαλιστικής η διοίκηση της
τράπεζας αποφάσισε ο συγκεκριμένος
χώρος να εξαιρεθεί από την πώληση και να

διασφαλιστεί η προστασία του ως χώρος
ιδιαίτερης εθνικής ιστορικής μνήμης και

σημασίας μέσω της δωρεάς του προς το
ελληνικό Δημόσιο

Sift 21242262
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ΣΤΟ ΕΠΙΚΕΝΤΡΟ
ΟΙ ΕΠΕΝΛΥΣΕΙΣ
Τις δέσμες πολιτικών
πρωτοβουλιών και
δράσεων που προωθεί
η χώρα μας με στόχο
την αναβάθμιση
της συνδεσιμότητας
των μεταφορών και
την ενίσχυση της
ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει
ο αρμόδιος υπουργός
Χρήστος Σταϊκούρας
στο ετήσιο Επενδυτικό
Συνέδριο της ΟαρίτβΙ ϋηκ
για την Ελλάδα το οποίο
πραγματοποιείται στη
Νέα Υόρκη Στο πλαίσιο
της επίσκεψής του ο
υπουργός θα συναντηθεί
με τον Τζέφρι Πάιατ ενώ
θα πραγματοποιήσει σειρά
επαφών με επενδυτές
και ανώτατα στελέχη
επενδυτικών οίκων και
τραπεζών
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®ΛΟΑ05ΗΟ\λ/5
ΜΕΤΑ ΤΟ ΛΟΝΔΙΝΟ ΚΑΙ ΤΟ ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΟ
ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΤΗΣ ΜΟΒ(5ΑΝ 5ΤΑΝΙ_ΕΥ ΣΕΙΡΑ
ΠΑΙΡΝΕΙ ΤΟ 250 ΕΤΗΣΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΤΗΣ
ΟΑΡΙΤΑΙ ΟΝΚ ΣΤΗ ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ ΤΟ ΟΠΟΙΟ
ΘΑ ΔΙΕΞΑΧΘΕΙ ΣΤΙΣ 11 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ ΚΑΙ
ΟΠΟΥ ΕΙΝΑΙ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΕΝΟ ΝΑ ΠΑΡΕΥΡΕΘΟΥΝ

21 ΕΙΣΗΓΜΕΝΕΣ ΕΝΩ ΟΠΩΣ
ΑΝΑΚΟΙΝΩΘΗΚΕ ΑΠΟ ΤΟΝ ΟΕΟ ΤΟΥ Χ.Α Κ
ΓΙΑΝΝΟ ΚΟΝΤΟΠΟΥΛΟ ΤΟ Χ.Α ΘΑ ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΕΙ

ΜΕ ΤΗΝ Ρ ΜΟΡΟΑΝ ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΟ
Ρ0Αϋ5Η0\Λ ΣΤΗ ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ ΣΤΙΣ 25 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ

2024
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ΠΑΡΑΣΚΗΝΙΟ

ΣΑΒΒΑΤΟ 9 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2023

ί 5 ΠΟΛΙΤΙΚΗ

OupELS σταθμοί
ορόσημο éoos

loiéflos ίου 2023

Μετά
το κρίσιμο ταξίδι του

Ερντογάν στην Αθήνα και
αφού μπήκαν οι βάσεις για μία

ελληνοτουρκική προσέγγιση αλλά με
διακριτές και ακλόνητες τις ελληνικές
θέσεις η κυβέρνηση πέρασε
επιτυχημένα και τον σκόπελο του
φορολογικού νομοσχεδίου

του Σωτήρη ΠίκουΑα
sotirispikoutas@gmail.com

Παρόλο που υπήρξαν κάποιες αντιδράσεις
από το κόμμα αλλά και από αρκετές

επαγγελματικές τάξεις που έχουν στενούς
δεσμούς με τη ΝΔ η μεγάλη εικόνα έδειξε

ότι ο σκοπός της μείωσης της φοροδιαφυγής

σε επίπεδο ελεύθερων επαγγελματιών
είναι ιερός

Άλλωστε το οικονομικό επιτελείο ανέδειξε

στις Επιτροπές και στην Ολομέλεια
τη μεγάλη μαύρη τρύπα της φοροδιαφυγής

και απέδειξε ότι σε πολλές κατηγορίες

ελεύθερων επαγγελματιών είχαμε

το 1 στους 2 δήλωνε κάτω από
6.000 ευρώ τον χρόνο δηλαδή εμφάνιζε

μόνο 500 ευρώ τον μήνα και ότι το
71 των ελεύθερων επαγγελματιών δήλωσε

πέρυσι εισοδήματα χαμηλότερα
από τον κατώτατο μισθό

Για το νομοσχέδιο πήρε θέση και ο ίδιος
ο πρωθυπουργός που υποστήριξε ότι δεν
είναι δυνατόν ο ελεύθερος επαγγελματίας

να δηλώνει λιγότερα από τον κατώτατο

μισθό ή να πληρώνει λιγότερο φόρο
από τον μισθωτό υπάλληλο Κυβερνητικές

πηγές τονίζουν όχι ναι μεν η τεκμαρτή
προσέγγιση των εισοδημάτων του ελεύθερου

επαγγελματία ενέχει έναν κίνδυνο να
είναι για κάποιους άδικη αλλά ο φορολογούμενος

έχει τη δυνατότητα να αμφισβητήσει

το ποσό του φόρου που προκύπτει
από το τεκμήριο υπό την προϋπόθεση να

ζητήσει τη διενέργεια ελέγχου από τις φορολογικές

αρχές προκειμένου να αποδείξει
ότι το πραγματικό του εισόδημα είναι

χαμηλότερο από αυτό που προσδιορίζει η

Εφορία Και αυτό δείχνει τους όρους κοινωνικής

δικαιοσύνης με τους οποίους κινήθηκε

το οικονομικό επιτελείο προκειμένου

να μην αδικήσει μερίδα των επαγγελματιών

Συνέδριο στη Νέα Υόρκη
Μετά την ψήφιση ενός δύσκολου νομοθετήματος

για την κυβέρνηση το οποίο
καταψήφισε η αντιπολίτευση στο κυβερνητικό

πρόγραμμα υπάρχουν τρία βασικά
ορόσημα Το πρώτο αφορά τη νέα κυβερνητική

εξόρμηση στη Νέα Υόρκη για τη
διαφήμιση της ελληνικής οικονομίας Μετά

από ένα πετυχημένο ταξίδι στο Λονδίνο

η κυβέρνηση βάζει πλώρη για τη Νέα
Υόρκη όπου θα διεξαχθεί το 25ο Συνέ

Μετά το φορολογικό και
την επίσκεψη Ερντογάν

η κυβέρνηση ετοιμάζεται
για τη Νέα Υόρκη τη Σύνοδο
Κορυφής αλλά και τη μάχη

του Προϋπολογισμού

δριο της Capital Link Εκεί το ενδιαφέρον
των επενδυτών θα είναι μεγάλο και η

ελληνική οικονομία το πρώτο πιάτο
Βαλίτσες ετοιμάζουν ήδη ο υπουργός

Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής

Χατζηδάκης ο υπουργός Υποδομών
και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας ο

υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας
Θεόδωρος Σκυλακάκης η υπουργός Τουρισμού

Όλγα Κεφαλογιάννη ο αναπληρω¬

τής υπουργός Οικονομίας Νίκος Παηαθα
νάσης ο πρόεδρος του ΣΟΕ Μιχάλης Αργυρού

και ο Γιώργος Πιτσιλής της ΑΑΔΕ
Εκεί θα βρεθούν και Αμερικανοί αξιωματούχοι

με πρώτο και καλύτερο τον Τζέφρι
Πάιατ ενώ μεγάλοι χορηγοί θα είναι η

Goldman Sachs και η TEN ltd του Νίκου
Τσάκου Με ζωντανή σύνδεση πάντως
θα μιλήσει και ο πρωθυπουργός Κυριάκος
Μητσοτάκης Συνολικά και αυτό το ταξίδι
είναι άλλο ένα σημαντικό ορόσημο αξιοπιστίας

της ελληνικής οικονομίας διεθνώς
Η έλευση επενδυτικής βαθμίδας από
τρεις έως τώρα οίκους αξιολόγησης έχει
προσδώσει εξωστρέφεια στην ελληνική
οικονομία και διεθνή αναγνώριση από
τους επενδυτές

Σύνοδος Κορυφής και Αλβανία
Πέρα όμως από το ταξίδι στη Νέα Υόρκη

στο Μέγαρο Μαξίμου προετοιμάζεται
η άνοδος του πρωθυπουργού στις Βρυξέλλες

στις 13-15 Δεκεμβρίου όπου θα
έχουμε και Σύνοδο Κορυφής EE Βαλκανίων

και Ευρωπαϊκό Συμβούλιο Είναι μία

πρώτης τάξεως ευκαιρία λένε κυβερνητική
χείλη για να αναδείξει η ελληνική

πλευρά τα όσα συμβαίνουν στην Αλβανία
με τον εκλεγμένο δήμαρχο Φρέντι Μπελέ
ρη και την εμπλοκή της αλβανικής κυβέρνησης

στη μη τήρηση του κράτους δικαίου

Άλλωστε από την αρχή της προηγούμενης

εβδομάδας αξιωματούχοι της
EE όπως ο Μαργαρίτης Σχοινάς μίλησαν
με σκληρά λόγια για αυτή την υπόθεση και
υποσχέθηκαν ότι κανένα κεφάλαιο ένταξης

δεν θα ανοίξει για την Αλβανία όσο
εξακολουθεί να συμπεριφέρεται έτσι ο

πρωθυπουργός της χώρας Έντι Ράμα Αλλωστε

για την πολιτική διεύρυνση της EE

θα μιλήσουν και οι αρχηγοί κρατών της
στις 14-15 Δεκεμβρίου στις Βρυξέλλες
ενώ άλλα θέματα συζήτησης θα είναι η

Ουκρανία το Μεσανατολικό το δημοσιονομικό

πλαίσιο 2021-2027 οι εξωτερικές
σχέσεις η άμυνα και η ασφάλεια

Ο Προϋπολογισμός
Τέλος το τρίτο ορόσημο για την κυβερνητική

ατζέντα μέχρι το τέλος του χρόνου

είναι η ψήφιση του Προϋπολογισμού
Μετά το σκληρό πρέσινγκ που υπέστη το
οικονομικό επιτελείο στο φορολογικό νομοσχέδιο

ο Προϋπολογισμός στις 17 Δεκεμβρίου

θα είναι το επόμενο ραντεβού
σκληρής αντιπολίτευσης από τα κόμματα
Εκεί αναμένεται να μιλήσει και ο πρωθυπουργός

και οι πληροφορίες λένε ότι θα
παρουσιάσει όλα τα στοιχεία που δείχνουν

ότι η ελληνική οικονομία βρίσκεται
σε δρόμο ανάπτυξης και προοπτικής έναντι

άλλων ευρωπαϊκών χωρών ενώ θα αναφέρει

όλα τα θετικά μέτρα στήριξης προς
την κοινωνία που η κυβέρνηση έλαβε το
2023 και θα λάβει το 2024
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Μετά την περιπέτεια του απερχόμενου Λιανού
από την Επιτροπή Ανταγωνιομού υπήρΣε προ

σωπικό ενδιαφέρον για τον διάδοχο του από τον πρόεδρο

Μητσοτάκη Λογικό αφού ο νυν επικεφαλήδ τηδ
ΑνεΣάρτητη8 Αρχήβ λίγο έλειψε να τινάΣει στον αέρα
την επιχειρηματική ζωή της χώραδ με τΐδ τρέλεδ που
έκανε Οι πρακτικέδ που ακολούθησε ο κυρ καθηγη
τήδ προκάλεσαν συστημική αναταραχή Με βάση τα
προβλεπόμενα ο υπουργόδ ΑνάπτυΣηδ εν προκείμενο

ο Σκρέκαδ έχει τη δυνατότητα δύο μήνεδ πριν από
τη λήΣη τηδ θητείαδ του προέδρου τηδ Επιτροπήδ να
εκκινήσει τΐδ διαδικασίεδ για ιη διαδοχή Αυτό ακρι
βώδ συνέβη και στην περίπτωση Λιανού ο οποίοδ με
δεδομένο το ασυμβίβαστο θα επιστρέψει από εκεί
που ήρθε Βλέπετε ο συγκεκριμένοδ δεν κατάφερε
να γίνει καθηγητήδ στην Ελλάδα και αναγκάστηκε
να Σεκινήσει την ακαδημαϊκή του καριέρα στη Μεγάλη

Βρετανία Όπωδ είπα με τη διάδοχο του Λιανού
ασχολήθηκε προσωπικά ο πρωθυπουργόδ επιλέγονται

μια εγνο>σμένηδ αΣίαδ δικαστικό λειτουργό που
δεν είναι άλλη από την πρώην πρόεδρο του Συμβουλίου

τηδ Επικρατείαδ Αϊρίν-Έβελυν-Μικέλα-Μαίρη
Σαρπ Για όσουδ δεν τη γνωρίζουν πρόκειται για μία

από τΐδ καλύτερες δικαστίνεδ των διοικητικών δικαστηρίου

η οποία ούσα επικεφαλήδ στο 4ο Τμήμα του
ΣτΕ διαθέτει τεράστια εμπειρία

Απτά αποτελέσματα αν κρίνω από την πορεία
τηδ μετοχήδ τηδ ΙηΐΓ3Κ&1 είχε η συμμετοχή του

ισχυρού άνδρα τηδ εταιρείαδ Αλέξανδρου ΕΣάρχου
στο πρόσφατο Γθ3α"δΓΐο\ν που πραγματοποιήθηκε στο
Λονδίνο Μάλιστα αν δεν με απατούν αυτά τα υπερήφανα

σχετικώδ αυτιά μου όπωδ άκουσα ίσθ)5 και να
είναι από τουδ λίγουδ κερδισμένουδ από τΐ3 πρόσφα
τε§ επαφέδ τη§ Μεγάλης Βρετανίαδ Αν και δεν είδε
ένα λεωφορείο από επενδυτέδ άλλωστε δεν είναι για
χόρταση οι συναντήσεις με τουδ Σένουδ θεσμικούδ
φαίνεται ότι αυτούδ που είδε τουδ έπεισε και με το
παραπάνο για τΐδ προοπτικέδ τηδ εταιρείαδ του Ήδη
μάλιστα φάνηκε μια κινηπκότητα Σένων θεσμικών στη
μετοχή τηδ ΙηΙΐΉκαί Εν τω μεταΣύ από προχθέδ το
βράδυ ο ΕΣάρχου Σεκίνησε ένα νέο Γοαάδηονν αρχήδ

γενομένηδ από κάτι σοβαρέδ επαφέδ που θα έχει στο
Λονδίνο με επόμενο σταθμό τη Νέα Υόρκη όπου θα
δώσει το παρών στο συνέδριο τηδ Οαρϊτδΐ Εϊηΐί το
οποίο συμπληρώνει 25 χρόνια αδιάλειπτηδ παρουσίαδ
Όπωδ κάθε χρόνο το συνέδριο παρέχει στουδ Σένουδ
επενδυτέδ εκτεταμένη δυνατότητα επαφών μέσω οηβ
οη-οηε συναντήσεων με εισηγμένεδ και μη εταιρείεδ
καθώδ επίσηδ και με τα μέλη της ελληνικήδ κυβερνη
τικήδ αντιπροσωπείαδ Στο πλαίσιο αυτό ο ΕΣάρχου
αναμένεται να δει κόσμο και κοσμάκη

Εκτόδ από τον ΕΣάρχου στχδ ΗΠΑ βρίσκεται
εδώ και τρείδ μέρες και ο ισχυρόδ άνδρας τη5

ΙΈΚ ΤΕΡΝΑ Γιώργοδ Περιστέρηδ που όπωδ μαθαίνω

από μια καλή πηγή έχει προσκληθεί από τουδ
συνεταίρους του τηδ Η&τά Κοοίί Ωδ γνωστόν οι δύο
εταιρείεδ έχουν αναλάβει να τρέΣουν το ρτοΐεοτ του
καζίνου στο Ελληνικό Με αφορμή την εκεί επίοκε
ψή του εκτιμώ ότι θα έχει την ευκαιρία να συναντήσει
και θεσμικούδ επενδυτέδ που δείχνουν ενδιαφέρον
να επενδύσουν στην Ελλάδα

Εμπιστευτικές πληροφορίες που δημοσιεύθηκαν
στη στήλη του ροννβΓα,ΒΓηθ.α,Γ
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κετσές
Παίζουν μπάλα οι ελαφρές ταξιαρχίες

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ Συνεχίζεται το απόλυτα επιλεκτικό stock picking στο ταμπλό της υψηλής

κεφαλαιοποίησης με τους περισσότερους δεικτοβαρείς τίτλους να βγάζουν εικόνα σχετικής

κόπωσης όμως το ενδιαφέρον παραμένει αμείωτο καθώς το συντηρεί η κινητικότητα που

συνεχίζεται σε μεσαία και μικρότερη κεφαλαιοποίηση Εδώ και αρκετές συνεδριάσεις ικανοποιητικός

αριθμός τίτλων από τις θεωρούμενες ελαφρές ταξιαρχίες του ταμπλό συνεχίζεινα

δείχνε ι διαθέσε ις κίνησης προς υψηλότερα επίπεδα κινούμενος σε πολυετή ή ιστορικά υψηλά
ανεβάζοντας την αδρεναλίνη και ιντριγκάροντας τους traders που έχουν τη διάθεση να μεταφέρουν

την προσοχή τους και έξω από τα στενά όρια της υψηλής κεφαλαιοποίησης Δεν αποκλείεται

αυτό να συνεχιστεί μέχρι τη λήξη της χρηματιστηριακής χρονιάς με το ΧΑ να πραγματοποιεί

ένα εντυπωσιακό φίνις συγκινήσεων που θα συμπεριλάβει τίτλους από όλο το εύρος

των κεφαλαιοποιήσεων Εννοείται ότι τα χαρτοφυλάκια που ακολουθούν αυτή την κίνηση

πρέπει να χαρακτηρίζονται από γρήγορα αντανακλαστικά καθώς το κλίμα στις χαμηλότερες

κεφαλαιοποιήσεις αλλάζει γρήγορα και η απόσυρση των αγοραστών είναι αστραπιαία
Ανεξάρτητα από το πόσοι από τους ενεργούς επενδυτές θέλουν να δοκιμάσουν την τύχη τους
και στις χαμηλότερες κεφαλαιοποιήσεις δεν υπάρχει αμφιβολία ότι αρκετοί τίτλοι χαμηλότερων

αποτιμήσεων δικαιούνταν καλύτερης χρτ|ματ«πηριακής μεταχείρισης λόγω των θεμελιωδών

των εταιρειών πουαντιπρόσωπευαν και περίμεναν υπομονετικά το πότε οι ενεργοί traders
θα κοιτάξουν και χαμηλότερα Δεν είναι καθόλου τυχαίο ότι από την αρχή του χρόνου μέχρι
και το κλείσιμο της Τετάρτης 6/12 υπήρχαν 13 τίτλοι του ΧΑ με κέρδη μεγαλύτερα του 100

DEPOLAS INVESTMENT SERVICES ΧΑ To εκτιμώμενο εύρος τιμών μέχρι και το
τέλος του έτους τοποθετείται μεταξύ 1 220 και 1 350 μονάδων για τον ΓΔΧΑ όπως εκτιμά η

Depolas Investment Services

ROADSHOWS Μετά το Λονδίνο και το επενδυτικό συνέδριο της Morgan Stanley σειρά
παίρνει το 25ο ετήσιο Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη το οποίο θα διεξαχθείστις 1 1

Δεκεμβρίου και όπου είναι προγραμματισμένο να παρευρεθούν 21 ειοηγμένες ενώ όπως ανακοινώθηκε

από τον CEO του ΧΑ κ Γιάννο Κοντόπουλο τοΧΑ θα διοργανώσει με την JP

Morgan επενδυτικό roadshow στη Νέα Υόρκη σης 25 Ιανουαρίου του 2024

J ν κ Κατά τους 1 1 μήνες του έτους οι πωλήσεις του ομίλου εμφανίζονται αυξημένες
κατά 15 περίπου Ειδικά τον Νοέμβριο 2023 οι συνολικές πωλήσεις του ομίλου κατέγραψαν

αύξηση 10 Η διοίκηση του ομίλου καταβάλλει κάθε προσπάθεια ώστε να αποδειχθεί

απολύτως συνεπής στις εκτιμήσεις της για αύξηση του τζίρου 12 για το σύνολο της
χρονιάς και αύξηση της κερδοφορίας κατά 15 Υπενθυμίζεται ότι λόγω του πρωτοφανούς
πλημμυρικού φαινομένου σας αρχές Σεπτεμβρίου το ένα από τα δύο καταστήματα στη Λάρισα

και το κατάστημα στην Καρδίτσα παραμένουν κλειστά με σκοπό την πλήρη αποκατάσταση
των ζημιών και την ομαλή επαναλειτουργία τους Από τις αρχές του έτους και μέχρι σήμερα

έχουν λειτουργήσει το ηλεκτρονικό κατάστημα του ομίλου στη Ρουμανία το νέο ιδιόκτητο

υπερκατάστημα στην πόλη Iasi Ρουμανία και το νέο μισθωμένο υπερκατάστημα στο κέντρο

του Plovdiv Βουλγαρία

0RILINA PROPERTIES Με τη διάθεση 32,2 εκατ μετοχών σε τιμή 0,95 ευρώ εκάστη
ήτοι στο άνω εύρος της τιμής διάθεσης ολοκληρώθηκε η δημόσια προσφορά των μετοχών της

CITIGROUP ΜΥΠΛΗΝΑΙΟΣ Νέα υψηλότερη τιμή-στόχο για τη μετοχή της Μυτιληναίος
στα 46 από 45 ευρώ θέτει η Citi ενώ διατηρεί τη σύσταση αγορά

JP MORGAN ΔΙΕΘΝΕΙΣ ΑΓΟΡΕΣ Εξετάζοντας τις προοπτικές των μετοχών για το 2024

η JP Morgan βλέπει τρεις παράγοντες που θα καθορίσουν την πορεία τους η επιβράδυνση της

Technical trader

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ Έχει δώσει ημερήσιο αγοραστικό σήμα το οποίο αναιρείται
με επιστροφή και κλείσιμο χαμηλότερα των 1.196 μονάδων Η ενδιάμεση στήριξη στις
1 203 απλός ΚΜΟ 200 ημερών και η επόμενη στις 1 183 μονάδες εκθετικός ΚΜΟ 200

ημερών Οι αντιστάσεις στις 1.282 1.326 και 1.350-1.366 μονάδες

3.500

3.250

2.500 r*nw.miaiuWwr;irrTmwsffwmwtm*miTr

Χ

FTSE25 Με ημερήσιο αγοραστικό σήμα και ο δείκτης υψηλής κεφαλαιοποίησης που

ακυρώνεται με επιστροφή χαμηλότερα των 2.898 μονάδων Η ενδιάμεση στήριξη στις
2.925 απλός ΚΜΟ 200 ημερών και η επόμενη 2.876 μονάδες εκθετικός ΚΜΟ 200

ημερών

Η αντίσταση στις 3.120 μονάδες
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20

18

16

14

Ο τίτλος της TITC πρόσφατα Βρέθηκε σε υψηλά 62 μηνών Το ημερήσιο stop long στα 1 8,60

ευρώ και η επόμενη αντίσταση στα 1 9,98-20,00 ευρώ

Με συνεχείς πτωτικές συνεδριάσεις σε χαμηλά 1 2 μηνών

Η ΔΑΠ

Το ημερήσιο stop long στα 5,71 ευρώ και η επόμενη αντίσταση στη ζώνη 6,33-6,42 σπεύδουν

οι δύο ΚΜΟ 200 ημερών

Κρίσιμος μήνας ο Δεκέμβριος αν θέλει να πάει ακόμα ψηλότερα ο τίτλος

οικονομικής δραοτηριότηχας σε σχέση με φέτος η κορύφωση των αποδόσεων των ομολόγων
και η συμπίεση των περιθωρίων κέρδους των εισηγμένων

OPTIMA BANK ΑΒΑΞ Με τιμή-οτόχο στα 2,79 ευρώ ξεκίνησε κάλυψη για τον τίτλο της
Άβαξ η Optima Bank Η χρηματιστηριακή προβλέπει μέση ετήσια άνοδο του τζίρου κατά 18

στην περίοδο 2022-2026 με τα EBITDA να ε\τσχύονται 13 ετησίως και τα επαναλαμβανόμενα

καθαρά κέρδη κατά 40 στον ίδιο χρονικό ορίζοντα

JP MORGAN Χ Α Η JΡ Morgan διατηρεί neutral συνολικά σύσταση για την Ελλάδα

στη στρατηγική των μετοχών της για το επόμενο έτος για τις αναδυόμενες αγορές αλλά συνιστά

overweight σε σχέση με ας μετοχές της περιοχής της Κεντρικής Ανατολικής Ευρώπης
Μέσης Ανατολής και Αφρικής CEEMEA

PIRAEUS SEC Χ.Α Παραμένουμε θετικοί στον τραπεζικό κλάδο και σε επιλεκτικές
μη χρηματοοικονομικές εταιρείες όπως οι ΟΠΑΠ Jumbo ΟΤΕ και Motor Oil σημειώνει η
Piraeus Sec

ΑΔΜΗΕ Σε φάση κατασκευής μπαίνει η ηλεκτρική διασύνδεση Ελλάδας-Κυπρου-Ισρα
ήλ με φορέα υλοποίησης τη νεοσυσταθείσα εταιρεία ειδικού σκοπού θυγατρική του ΑΔΜΗΕ
υπό την επωνυμία Great Sea Interconnector Αυτό τόνισε ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος

του ΑΔΜΗΕ Μάνος Μανουσάκης κατά την ομιλία του σε ειδική εκδήλωση που πραγματοποιήθηκε

στο περίπτερο του Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας στην COP 28 στο

Ντουμπάι

ΟΔΔΗΧ ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΟΜΟΛΟΓΑ Σύμφωνα με όχι έχω ενημερωθεί από διάφορους
συμμετέχοντες στην αγορά φαίνεται ότι οι παθητικοί επενδυτές θα δημιουργήσουν μια πρόσθετη

ζήτηση περίπου 6 δισ.-10 δισ ευρώ μετά την αναβάθμιση της Fitch και την επακόλουθη
συμπερίληψη στους δείκτες Αλλά μένει να φανεί δήλωσε ο Δημήτρης Τσάκωνας γενικός διευθυντής

του ΟΔΔΗΧ

σύμβουλος της Galaxy Digital Mike Novogratz Όπως επεσήμανε μιλώντας στην τηλεόραση

του Bloomberg όταν η κεντρική τράπεζα στραφεί από τη hawkish στάση της σε

μια dovish στάση θα απελευθερώσει ζωώδη ένστικτα στις χρηματοπιστωτικές αγορές

ΤΖΕΙΜΙ ΝΤΑΙΜΟΝ ΚΡΥΠΤΟΝΟΜΙΣΜΑΤΑ Ο Τζέιμι Ντάιμον δήλωσε στο Ko
γκοέσο ότι θα έκλεινε τη βιομηχανία των κρυπτονομισμάτων αν είχε την εξουσία να το
κάνει Σύμφωνα με τον CEO της JP Morgan είναι πραγματικά χρήσιμα μόνο για τους
εγκληματίες τους ναρκέμπορους το ξέπλυμα χρήματος και τη φοροαποφυγή

ΑΧΕ Την πρώτη θέση στην κατάταξη των Χρηματιστηριακών ως προς τις συναλλαγές

στο ΧΑ τον Νοέμβριο κατέλαβε η Euroxx Sec με ποσοστό 20,68 ακολουθούμενη
από NBG Sec 19,32 και Piraeus Sec 13,81 Στο Ιΐμηνοτου 2023 πρώτη είναι

η Piraeus Sec με ποσοστό 20,76 δεύτερη ακολουθεί η Eurobank Equities με ποσοστό
16,79 και τρίτη η Euroxx Sec με 13,32

ΧΠΑ Την πρώτη θέση στην κατάταξη των Χρηματιστηριακών σε ό,τι αφορά τα ΣΜΕ του
FTSE Large Cap τον Νοέμβριο του 2023 κατέκτησε η Optima Bank με ποσοστό 31,14
Στη δεύτερη θέση βρέθηκε η Eurobank Equities 18,32 και στην τρίτη η Piraeus Sec

18,15 Στο Ιΐμηνο του έτους στα ΣΜΕ του FTSE Large Cap στην πρώτη θέση παρέμεινε

η Optima Bank με 31,17 ακολουθούμενη από Piraeus Sec 18,79 και
Eurobank Equities 13,59

COCA COLA HBC Δείχνει να βρίσκεται σε εξέλιξη πλαγιοανοδική κίνηση που ξεκίνησε

από τα 25,30 ευρώ κλείσιμο 28/11 Η επόμενη αντίσταση στα 26,18 ευρώ απλός
ΚΜΟ 200 ημερών και οι στηρίξεις στα 25,46 εκθετικός ΚΜΟ 200 ημερών και 23,83
ευρώ ημερήσιο stop long

ΠΟΛΥΕΤΗ ΥΨΗΛΑ Σε υψηλά 66 μηνών η Intralot σε υψηλά 164 μηνών η KAM 167

μηνών οι Intracom και ΙΝΤΡΑΚΑΤ σε υψηλά 272 μηνών η ΕΚΤΕΡ

BITCOIN ΠΟΛΥΤΙΜΑ ΜΕΤΑΛΛΑ Την εκτίμηση ότι το Bitcoin ο χρυσός και το ασήμι

θα σημειώσουν άλμα καθώς η Fed αλλάζει τη νομισματική πολιτική σε αντίθεση με
το γουάν της Κίνας που αντιμετωπίζει διαρθρωτικά προβλήματα εξέφρασε ο διευθύνων

DEUTSCHE BANK COCA COLA HBC Νέα χαμηλότερη τιμή-στόχο για τη μετοχή της
Coca Cola HBC δίνει η Deutsche Bank σε έκθεσή της Η νέα τιμή-στόχος είναι στις 2.950 πένες

από 3.110 πένες

ΣΗΜ Όσα αναφέρονται στη στήλη δεν αποτελούν προτροπή για αγορά πώληση ή διακράτιση μετοχικών τίτλων Προς αποφυγήν παρεξηγήσεων
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Εκηβόλος εκάς βάλλω ο μακράν ή μακρόθεν βάλλων ο δεινός τοξότης ο εύστοχος

2

ΑΓΟΡΕΣ Το εμπορικό έλλειμμα των ΗΠΑ διευρύνθηκε

5,1 στα 64,3 δισ δολάρια Το επίπεδο αυτό είναι
το υψηλότερο των τελευταίων τριών μηνών Οι αναλυτές

που συμμετείχαν σε δημοσκόπηση του Reuters

προέβλεπαν άνοδο στα 64,2 δισ δολάρια τον Οκτώβριο

Αυτό είναι Βασικά εκείνο που αναζητούν οι αγορές

καθώς η πιο αδύναμη απασχόληση μειώνει
την απειλή του πληθωρισμού σημειώνει ο Πίτερ

Καρντίλο Spartan Capital Securities

ΟΞΥΜΩΡΟ Το οξύμωρο αδύναμη οικονομία
χαμηλός πληθωρισμός άνοδος στα χρηματιστήρια

Οι traders έχουν σχεδόν προεξοφλήσει 90

10 ότι η Fed θα διατηρήσει τα επιτόκια αμετάβλητα
στη συνεδρίαση της ερχόμενης εβδομάδας Την ίδια

στιγμή βλέπουν πιθανότητα 59 για μείωση των επιτοκίων

κατά 25 μονάδες βάσης τον Μάρτιο σύμφωνα

με τις κινήσεις στην αγορά των προθεσμιακών

συμβολαίων

ΗΠΑ Ο Τζο Μπάιντεν κάλεσε τους Ρεπουμπλικάνους

να εγκρίνουν την παροχή επιπρόσθετης στρατιωτικής

Βοήθειας στην Ουκρανία Ο πρόεδρος των
ΗΠΑ προειδοποίησε πως μια νίκη της Ρωσίας επί της

Ουκρανίας θα οδηγήσει σε επίθεση της Μόσχας και
κατά συμμάχων του NATO Σχεδόν ένα χρόνο πριν
από τις εκλογές στις ΗΠΑ στις 5 Νοεμβρίου 2024

ΕΛΛΗΝΟΤΟΥΡΚΙΚΑ Να μιλήσουμε με την Αθήνα

βλέποντας το γεμάτο μέρος του ποτηριού τόνισε

ο Τούρκος πρόεδρος στη συνάντηση με την Κατερίνα

Σακελλαροπούλου Ξεκινά νέα εποχή Πώς
το χε ηει ο Λαοκόων Φοβού τους Δαναούς και

δώρα φέροντας

ΔΑΑ Έχουν καεί στον χυλό οι προηγούμενοι φυσάνε

και το γιαούρτι οι νυν του ΤΑΙΠΕΔ Αναφέρομαι
στην περίπτωση της θηριώδους απόκλισης κοντά

στα 750 εκατ μεταξύ αρχικού τιμήματος για την ανανέωση

της παραχώρησης και αυτού που τελικά επέβαλε

η DG Comp Στο Ταμείο έχουν διπλοελέγξει όλα

τα περί fair value ορθώς και ο Δημήτρης Πολίτης
γνωρίζει και σωστά Γι αυτό και με τη διάθεση κυρίως

του 1 0 στην AviAlliance όλα θα λειτουργήσουν
καθώς πρέπει θεωρητικό το ερώτημα εάν με την

εισαγωγή του 20 του ΔΑΑ Ελευθέριος Βενιζέλος
στο ΧΑ και το ανάλογο βάθος που θα αποκτήσει η αγορά

θα μπορούσε να αντισταθμιστεί η έξοδος ενός
ομίλου μεγέθους λ.χ του ΟΤΕ θα υπάρξει συνέχεια

με τα αεροδρόμια και την επενδυτική/χρηματιστηριακή
προοπτική τους Γιατί όχι εντός το cluster των 22

περιφερειακών γιατί όχι το Καπετάν Βασίλης
Κωνσταντακόπουλος

ΠΑΡΑΧΩΡΗΣΕΙΣ To ΧΑ χρειάζεται βάθος για

ΔΥΟ ΜΕΤΡΑ ΔΥΟ ΣΤΑΘΜΑ Με αφορμή παρασκήνιο του Χαμαιλέοντα του Euro2day.gr
γιατί δεν χωρά και δεύτερος Ιταλός στο εγχώριο banking Στην κυβέρνηση δεν βλέπουν με καθόλου

καλό μάτι τη φημολογία που ανακινήθηκε περί ισχυρού ενδιαφέροντος της Intessa
SanPaolo για την Πειραιώς ούτε ως ιδέα Μία τράπεζα λένε εννοώντας το deal Alpha
UniCredit είναι πολύ θετική εξέλιξη Δύο ιταλικές τράπεζες όμως όταν συνολικά έχουμε τέσσερις

συστημικές Και το ερώτημα κάθε καλόπιστου γιατί η Alpha Bank και όχι η Πειραιώς Δηλαδή

εάν ο Χρήστος Μεγάλου είχε προλάβει λ.χ με την Intesa SanPaolo τον Βασίλη Ψάλτη Άλλωστε

μεταξύ των 2 έτη φωτός υγιέστεροι οι Τουρινέζοι από τους Μιλανέζους Δύο φορές διακόπηκε

η συνεδρίαση στο Μιλάνο με αφορμή τις regional banks στις ΗΠΑ σε αμφότερες η

μετοχή της Unicredit κλειδώθηκε Ας είναι αυτοί ξέρουν καλύτερα

να είναι ουσιαστική η επάνοδος στην κατηγορία των

αναπτυγμένων Και κακά τα ψέματα με Trade
Estates και Oritina δεν αποκτάται Καλές μεν αλλά
στην περίπτωση μας απαιτούνται το 20 του Ελευθέριος

Βενιζέλος το placement για το 12 της
HellenlQ Energy η είσοδος σχημάτων συμμετοχών
σε κλάδους όπως οι Παραχωρήσεις κ.ο.κ

ROAD SHOWS Γιατί καλά και τα Greek
Investment Conference και τα Capital Link κ.λπ παρουσιάσεις

και ημερίδες αλλά για ποιο Βάθος αγοράς
να μιλήσουμε όταν για παράδειγμα ο ασφαλιστικός
κλάδος εκπροσωπείται από την Interlife μόλις η

φαρμακοβιομηχανία

από τη Lavipharm μόνο τα τρόφιμα
από την ΕΒροφάρμα Εκτός Χ.Α οι πιο νευραλγικοί
παραγωγικοί κλάδοι του ΑΕΠ πλην του τουρισμού και
στην περίπτωσή του με το hoteling και την ωσεί παρούσα

Λάμψα

ΚΑΡΕΛΙΑΣ Είπα ωσεί παρούσα και το μυαλό μου
πήγε στην Καρέλιας Δεν λέω εξαιρετική εταιρεία
διανομές στο προσωπικό εξαγωγές κ.λπ Αλλά με
μόλις μία μετοχή να έχει συναλλαχθεί σε 2 συνεδριάσεις

η χρηματιστηριακή συνδρομή είναι μηδενική
Και μιλάμε για εισηγμένη που αποτιμάται 855 εκατ

FOLLI FOLLIE Στις 23 Ιανουαρίου θα επιλυθεί η

δικαστική εκκρεμότητα για την άρση ή μη της δέσμευσης

περιουσιακών στοιχείων της εταιρείας Στα

33-34 εκατ το ύψος των assets συμπεριλαμβανόμενων

μετρητών περίπου 3 εκατ ζωτικής σημασίας για
τη ρευστότητα της νέας Folli Follie Παρότι η αρχική
απόφαση ήταν ευνοϊκή για τη μεταβατική διοίκηση η

αναίρεση που άσκησε ο αντεισαγγελέας του Αρείου
Πάγου Αχιλλέας Ζήσης ουσιαστικά ακυρώνοντας το

βούλευμα του Συμβουλίου Εφετών ξαναμπλόκαρε
τη σχετική διαδικασία Και μαζί της τη μεθοδική προσπάθεια

της διοικητικής ομάδας υπό τον Γιώργο Σά

μιο να γυρίσουν την πολύπαθη εταιρεία να την ξανα
στήσουν στα πόδια της να παραμείνει λειτουργική συνεχίζοντας

να εκπληρώνει τόσο τις υποχρεώσεις της
έναντι τρίτων κυρίως ομολογιούχων όσο και των εισφορών

προς τα δημόσια ταμεία

ΔΙΑΣΠΟΡΑ Αλήθεια με εκείνες τις εξαγγελίες του Γιάννου Κοντόπουλου περί ελεύθερης διασποράς

και παρεμφερών λεπτομερειών πού βρίσκεται η κατάσταση Γιατί λ.χ η Καρέλιας θα
μπορούσε να έχει ένα θεματάκι ή η Moda Bagno να μη γινόταν τόσο εύκολα πύραυλος λόγω
του σφιχτού free float Ενδεικτικές και μόνο οι συγκεκριμένες περιπτώσεις πλην όμως καλό
είναι τα λόγια να γίνονται κάποια στιγμή και έργα

ΠΕΝΤΑΕΤΙΑ Έχει ενδιαφέρον και ουρά η ανακοίνωση

της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς πως έκλεισαν

οι υποθέσεις εκκρεμότητες σε βάθος πενταετίας

Χρήσιμη για την κοινότητα θα ήταν μία ανοιχτή ενημέρωση

της Αρχής προκειμένου να τεθούν δημοσίως

ερωτήματα που κατατρύχουν την αγορά

ΡΩΜΗ Σιγά μην κάθονταν οι Ιταλοί με σταυρωμένα
χέρια Η κυβέρνηση Μελόνι δεν προτίθεται να επικυρώσει

την αλλαγή του Ευρωπαϊκού Μηχανισμού Σταθερότητας

ESM χωρίς μια ικανοποιητική συμφωνία
για τους δημοσιονομικούς κανόνες τόνισαν κυβερνητικές

πηγές στο Reuters Μάλιστα τώρα που απέναντι

στη Μελόνι δεν είναι οι Μέρκελ Σόιμπλε αλλά η

τρικολόρ του Βερολίνου Προχθές ήταν η Μαδρίτη με
τη δική της αναθεωρημένη συμβιβαστική πρόταση

χθες η Ρώμη με τις διαρροές για ενδεχόμενο ηο

INTRALOT Οι τακτικοί αναγνώστες δεν πρέπει
να έχουν παράπονο Δίπλωσε το χαρτί πήρε λίγο
χρόνο παραπάνω αλλά οι υπομονετικοί
επιβραβεύονται

ΑΚΡΙΤΑΣ Ούτε πετρέλαιο να είχαν ανακαλύψει
στο δάσος Τι είδους ξυλεία κι αυτή

KAM Εδώ το κόστος εξαγοράς βγήκε σε μόλις 2

μήνες Όταν θέλει η νύφη κι ο γαμπρός

SARANTIS Διακριτή η προσπάθεια να Βελτιωθεί
η αποτίμηση παρ όλα αυτά υπολείπεται σημαντικά
τόσο της Intralot 623 εκατ όσο και της Intrakat 603

εκατ

ΜΥΛΟΙ ΛΟΥΛΗ Όλο αυτό το conglomerate σχήμα

και αποτιμάται στα μόλις 48,4 εκατ

ΟΛΠ Κάτι ανάλογο ισχύει και για τον ΟΛΠ μόλις
588 εκατ ούτε μισή Αμβέρσα

ΝΑΥΠΗΓΕΙΑ Ενδιαφέρον το δήγμα του Χαμαιλέοντα

του Euro2day.gr στις ενστάσεις των Βρυξελλών

για το πρόγραμμα χρηματοδότησης/διάσωσης
Δηλαδή τι θέλουν οι κοινοτικοί Κι άλλη αποβιομηχάνιση

Σε λίγο δεν θα έχουν απομείνει παρά ελάχιστα

με τους τακτικισμούς και τα μικροσυμφέροντα
τους Και λίγα τους λέει ο Ευάγγελος Μυτιληναίος
ως επικεφαλής της Eurometaux Εάν δεν αλλάξουν
λίγο εκεί σης Βρυξέλλες θα ξυπνήσουν δυσάρεστα

σης αρχές Ιουνίου

ΟΣΑ ΑΝΑΦΕΡΟΝΤΑΙ ΣΤΗ ΣΤΗΛΗ ΔΕΝ ΑΠΟΤΕΛΟΥΝ ΠΡΟΤΡΟΠΗ ΓΙΑ ΑΓΟΡΑ ΠΩΛΗΣΗ Η ΔΙΑΚΡΑΤΗΣΗ ΜΕΤΟΧΩΝ
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C th Annual Capital Link£3 Invest in Greece Forum
Accelerating Investments for

£ Sustainable Growth

In Cooperation With

NYse
The Metropolitan Club One East 60 St New York City
Monday December 11 2023

ATHEXOROL.'P

Lead Sponsors

Goldman
Sachs

TEN ltd
Tsakos EmçrcvI♦ Ναι IC AI ΙΟΝ l ι ο

Με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση η Capital L ink φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο την 25η επέτειο διοργάνωσης του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό Με τίτλο Accelerating Investments for Sustainable Growth το ετήσιο Συνέδριο Capital Link Invest in
Greece Forum θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023 στο Metropolitan Club της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange το Athens Exchange Group ATHEX Group και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες Οργανισμούς Και φέτος η εκδήλωση διοργανώνεται υπό την αιγίδα
του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί ενώ η Goldman Sachs και η TEN Ltd Tsakos Energy
Navigation συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη πραγματοποιείται κάθε χρόνο ανεξάρτητα από πς πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα
Μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυπκό και
επιχειρηματικό κοινό

Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της βαθμίδας Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή
αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της χώρας της αναπτυσσόμενης
οικονομίας και της οττχττηγικής γεωπολιτικής της θ&πκ
Με Κεντρικές ομιλίες από υψηλόβαθμα κυβερνητικά στελέχη τέσσερις Υπουργοί εκπρόσωποι της Ελληνικής Κυβέρνησης δύο Αμερικανοί Υπουργοί και
επιχειρηματίες Πάνελ και παρουσιάσεις σε καίρκχς τομείς όπως οικονομία ενέργεια τουρισμός real estate υποδομές Συζήτηση σχετικά με τις ευνοϊκές πολιτικές
εξελίξεις και την δυναμική της οικονομίας Ανταλλαγή απόψεων σχετικά με το φιλόδοξο μεταρρυθμιστικό πρόγραμμα της Ελλάδας για μακροπρόθεσμη ανάπτυξη
Επενδυτικές ευκαιρίες για ξένους επενδυτές και πλεονεκτήματα συγκεκριμένων κλάδων το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας τονίζοντας τη στρατηγική της θέση πς φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιπκές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις

ΤΟ ΜΗΝΥΜΑ ΤΟΥ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ
Accelerating Investments For Sustainable Growth

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ

Ο Πρωθυπουργός της Ελλάδος
κ Κυριάκος Μητσοτάκης
ΚΥΡΙΟΣ ομιλητής
μίοω βίντεο

κ Κωστής Χατζηδάκης
Υπουργός Ε&κκής

Οικονομίας Οικονομιών

κ Χρήστος ΙταΙκουρας
Υπουργός Υποδομών

Μεταφορών

κ Θεόδωρος Ικυλακάκης
Υπουργός Περιβάλλοντος

Ενέργειας

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΤΗΣ
ΑΜΕΡΙΚΑΝΙΚΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ Κυρία Μαιρα Μυρογιαννη

Γενική Γραμματέας Διεθνών Οικονομικών
Σχέσεων και Εξωστρέφειας

Υπουργείο Εξωτερικών

Η Ε Geoffrey R Pyatt
Assistant Secretary
Bureau of Energy

Resources
U.S Department of

State

Mr Joshua Huck
Deputy Assistant Secretary

of Slate for Southern Europe
and the Caucasus

US Department of State

κ Μιχάλης Αργυρού
Πρόεδρος του Συμβουλίου

Οικονομικών
Εμπειρογνωμόνων

Υπουργείο Οικονομικών

κ Ορέστης Καβαλακης
Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας

Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης
Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και

Οικονομικών

κ Γιώργος Πττσιλής
Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής
Δημοσίων Εσόδων ΛΑΔΕ

Ms Elizabeth McCaul
Member of the

Supervisory Board
European Central Bank

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΕΛΛΗΝΙΚΩΝ ΔΙΕΘΝΩΝ ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ

κ Γιάννος Κ οvi ο π οι λος
CEO

Athens Exchange Group
ATHEX Group 3

Κυρία Βασιλική Λαςαράκου Διδάκτωρ Νομικής
Πρόεδρος της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς

Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου Management
Board ιης Ευρωπαϊκής Αρχής Κινητών Αξιών

και Αγορών ESMA και του Διοικητικού
Συμβουλίου ίου Παγκόσμιου Οργανισμού

Εποπτικών Αρχών Κεφαλαιαγοράς IOSCO
Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου της Επιτροπής

Εταιρικής Διακυβέρνησης του ΟΟΙΑ

κ Γρηγόρης Δ Δημητριάδης
Διευθύνων Σύμβουλος και

εκτελεστικό μέλος ΔΣ
ΥΠΕΡΤΑΜΕΙΟ Εθνικό

Επενδυτικό Ταμείο St

κ Νικόλαος Παπαθανασης
Αναπληρωτής Υπουργός

Εθνικής Οικονομίας
Οικονομικών

κ Δημήτριος Τσάκωνας
Γενικός Διευθυντής

Οργανισμός Διαχείρισης
Δημοσίου Χρέους

Κυρία Αικατερίνη Νασίκα
Πρέσβης της Ελλάδος

στις ΗΠΑ

Δρ Μαρίνος Γιαννόπουλος
CEO

ENTERPRISE GREECE

Το φετινό φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας Οι ευνοϊκές πολιπκές εξελίξεις η ισχυρή
οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποπμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις η χώρα συνεχίζει το
ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις Θεπκοί καταλύτες όπως το Ταμείο Ανάκαμψης οι
αυξημένες ιδιωπκές επενδύσεις και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια διασφαλίζουν ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για
ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια
One-on-one συναντήσεις Όπως κάθε χρόνο έτσι και φέτος το Συνέδριο παρέχει στους ξένους επενδυτές εκτεταμένη δυνατότητα επαφών μέσω one-on-one συναντήσεων
με εκτηγμένες και μη εταιρείες καθώς επίσης και με τα μέλη της Ελληνικής κυβερνητικής αντιπροσωπείας
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΑΠΕΥΘΥΝΕΤΑΙ σε Management κορυφαίων Αμερικανικών εταιρειών με ενεργό ενδιαφέρον ή ενασχόληση με επενδύσεις στην Ελλάδα την ευρύτερη

εριοχή θεσμικούς επενδυτές με ενδιαφέρον σε ελληνικές μετοχές ομόλογα/π'τλους σταθερής απόδοσης Διαχειριστές χαρτοφυλακίων και αναλυτές Τραπεζίτες
Εμπορικών Χρηματοπιστωτικών Επενδυτικών τραπεζών Χρηματοοικονομικοί σύμβουλοι Χρηματιστές Οικονομικά MME Τύπος

Χορηγοί Επικοινωνίας tOVima.COm ΤΑ ΝΕΑ 111 Q

g ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ
Για την παρακολούθηση είναι απαραίτητη η εγγραφή στο παραπάνω QR CODE ή
στον σύνδεσμο https://forums.capitcillink.com/greece/2023
Για περισσότερες πληροφορίες παρακαλούμε επικοινωνήστε κα Όλγα Μπορνόζη Managing Director στο
email obornozi@capitallink.com ή τηλ 1 212 661-7566 Νέα Υόρκη

Capital Link
www.capitallink.com
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Μετά το Λονδίνο η κυβέρνηση πάει Νέα Υόρκη

Επειτα 
από ένα πετυχημένο ταξίδι στο Λονδίνο η

κυβέρνηση τώρα βάζει πλώρη για τη Νέα Υόρκη, 

όπου σελίγες μέρες θα διεξαχθείτο 25ο
Συνέδριο της Capital Link.

Εκείτο ενδιαφέρον των επενδυτών θα είναι μεγάλο
και η ελληνική οικονομία το... πρώτο πιάτο. Βαλίτσες

ετοιμάζουν ήδη ο υπουργός Οικονομίας Κωστής Χατζηδάκης, 

ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος 

Σταϊκούρας. ο υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Θεόδωρος Σκυλακάκης. η υπουργόςΤουρισμού
Όλγα Κεφαλογιάννη. ο υπουργός αναπληρωτής Οικονομίας 

Νίκος Παπαθανάσης. ο πρόεδροςτου ΣΟΕ Μι¬

χάλης Αργυρού και ο Γιώργος Π ιτσιλής της ΑΑΔΕ. Εκεί
θα βρεθούν και Αμερικανοί αξιωματούχοι με πρώτο
και καλύτερο τον Τζέφρι Πάιατ. ενώ μεγάλοι χορηγοί
θα είναι η Goldman Sachs και η TEN ltd του Νίκου Τσά-
κου. Με ζωντανή σύνδεση πάντως θα μιλήσει και ο
πρωθυπουργός.



61. ΙΔΙΩΤΙΚΕΣ ΥΠΟΘΕΣΕΙΣ

Μέσο: . . . . . . . . .ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ
Ημ. Έκδοσης: . . .04/12/2023 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .04/12/2023
Σελίδα: . . . . . . . . 17

ΙΔΙΩΤΙΚΕΣ ΥΠΟΘΕΣΕΙΣ

§
Εισροές κεφαλαίων που μπορούν να φτάσουν
και τα 16 δισεκατομμύρια ευρώ μεσοπρόθεσμα

εκτιμούν αναλυτές ότι μπορεί να πυροδοτήσει

η αναβάθμιση ms ελληνικήδ οικονομίας

από τη Fitch σε συνδυασμό με την ανάλογη
κίνηση τηδ S&P και την αναμενόμενη τηδ Moody's

§Με
δύο από tous

τρειδ διεθνώδ
αναγνωρισμέ
vous oîkous al

ολόγησηδ να έχουν αναβαθμίσει

ήδη τη χώρα
τα ελληνικά ομόλογα
εντάσσονται στουδ αντί
crtovxous διεθνεΪ8 δεί
κτεδ για να είναι επι¬

λέξιμοι από τα διεθνή
funds Μεταξύ των δεικτών

περιλαμβάνονται οι
κορυφαίοι FTSE World
Government Bond Index
και iBoxx ms Standard

Poor's tous onoious
παρακολουθούν οι

μεγαλύτεροι

διαχειριστέδ
κεφαλαίων παγκοσμίου

§Για
το 2024 οι πρόσθετεδ poés κεφαλαίων

υπολογίζονται σε περίπου 7 δισ ευρώ υπερ
καλύπτονταδ το πρόγραμμα του ΟΔΔΗΧ για
δανεισμό Σε δεύτερη φάση η ζήτηση για

ελληνικά ομόλογα αναμένεται να φτάσει τα 16 δισ
ευρώ Αν αναλογιστεί κανεί8 ότι μόλΐ5 74 δισ ευρώ
ελληνικού xpéous είναι σε κυκλοφορία εκ των οποίων

τα 35 δισ ευρώ βρίσκονται στην ΕΚΤ μπορεί
κανεί8 να αντιληφθεί πόσο σημαντικό μέγεθοδ είναι
τα 16 δισ ευρώ και neos μπορεί να οδηγήσει σε περαιτέρω

μείωση του κόστουδ δανεισμού Επενδυπ
κή βαθμίδα σημαίνει φθηνότερα δάνεια και για επιχειρήσει

νοικοκυριά Συνεπώ5 μα8 αφορά όλου8

Στον απόηχο της αναβάθμισης οήμερα ξεκινά
στην Πράγα το επενδυτικό συνέδριο της Wood

με τη συμμετοχή ελληνικών εισηγμένων εταιρειών
το οποίο θα διαρκέσει έως τις 8 Δεκεμβρίου Το

μεγάλο γεγονός ωστόσο είναι το 25ο επενδυτικό
συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη στις 11

Δεκεμβρίου όπου θα απευθύνει βιντεοσκοπημένο
μήνυμα ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης

§Στο
Χρηματιστήριο ms Αθήναδ τώρα ο τε

λευταίθ8 μήναδ του 2023 έχει λίγες συνεδριάσεις

μόλιδ 18 αλλά πολλές προϋποθέσεις
να ολοκληρωθεί με year-end rally

§
Σήμερα θα γτνει
η έκτακτη γενική
συνέλευση για
την εισαγωγή του

Ελευθέριος Βενιζέλοδ
στο ΧΑ έναντι προσδοκώμενου

τιμήματος κοντά

στο 1 δισ ευρώ Το
ΤΑΙΠΕΔ θα διαθέσει

§Από

τα στοιχήματα

ms νέαδ
χρονιάδ που θα
αρχίσουν σύντομα

να προεξοφλούνται
είναι και αυτό ms ανα
βάθμισηδ του ίδιου του
Χρημαηστηρίου σε αναπτυγμένη

αγορά Μια τέτοια

αλλαγή στουδ δεί

20 στο ευρύ επενδυτικό
κοινό και το 10

στουδ Καναδούδ me Avi
Alliance Πριν από την
εισαγωγή θα προηγηθεί
διανομή προμερϊσματος
και κερδών προηγούμενων

χρήσεων στουδ ση
μερινούδ μετόχουδ

κτες της Morgan Stanley
θα είναι στρατηγικού χαρακτήρα

για την ελληνική
κεφαλαιαγορά η οποία
είναι η μόνη αναδυόμενη

εντός Ευρωζώνηδ
και θα Ξαναγράψει τον
χάρτη των επενδυτικών
funds που τοποθετούν
κεφάλαια στη χώρα μαδ

Σήμερα επίσηδ ξεκινά η δημόσια προσφορά
μετοχών τηδ Orilina Properties ΑΕΕΑΠ

που θα ολοκληρωθεί την Τετάρτη

Ο ντετέκτιβ
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Ενδιαφέρον
από ξένους
για ελληνικές
εισηγμένες
Η επενδυτική κοινότητα αναγνωρίζει

τη δυναμική ms ελληνικήβ
οικονομίαε βλέπει την ελληνική
χρηματιστηριακή αγορά cùs έναν
σταθερό πυλώνα ανάπτυξηε και
δίνει ψήφο moTOoùvns cms ελ
ληντκέε εισηγμένεβ δηλώνει σε
συνέντευξή του στην Κ ο διευθύνων

σύμβουλοβ του ομίλου
Χρηματιστηρίου Αθηνών Γιάν
vos Κοντόπουλοβ Σελ 12
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Γιάννος Κοντόπουλος
Διευθύνε σύμβουλος του ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών

Στο ραντάρ ξένων
επενδυτών
οι ελληνικές
εισηγμένες
Καθολική η αναγνώριση της δυναμικής
της εγχώριας οικονομίας και αγοράς

Της ΕΛΕΥΘΕΡΙΑΣ ΚΟΥΡΤΑΛΗ

Η επενδυτική κοινότητα αναγνωρίζει
τη δυναμική tos ελληνικήβ

οικονομΐαε βλέπει την ελληνική
χρηματιστηριακή αγορά cùs έναν
σταθερό πυλώνα ανάπτυξηβ και
δίνει ψήφο εμπιστοσΰνη8 cms ελ
ληνικέε εισηγμένεβ δηλώνει σε
συνέντευξή του στην Κ ο διευθύνων

σύμβουλοβ του ομίλου
Χρηματιστηρίου Αθηνών Γιάν
vos Κοντόπουλοε επιστρέφοντος
από το Λονδίνο όπου βρέθηκε την
περασμένη εβδομάδα για το διήμερο

επενδυτικό συνέδριο που
διοργάνωσε για δεύτερη συνεχή
χρονιά η Morgan Stanley στα γραφεία

tos στην Cabot Square του
Canary Wharf σε συνεργασία με
το Χρηματιστήριο Αθηνών

Αυτή η προσπάθεια εξωστρέ
φειαε tos ελληνικήβ ayopôs αποδίδει

Kapnoùs ôncûs σημειώνει
και αυτό αποδεικνύεται τόσο από
Tis πολλέβ και ποιοτικέε συναντήσει

που είχαν διεθνείβ επενδυτικοί
οργανισμοί με xis ελληνικέε

εταιρείεε όσο και από το γεγονόβ
ότι έδωσαν το παρών στο συνέδριο

οίκοι οι οποίοι συνολικά διαχειρίζονται

πάνω από 40 τρισ
δολάρια Το εγχώριο επιχειρείν
έχει επιταχύνει τον βηματισμό
του που πλέον είναι ορατόβ και
εκτόβ συνόρων αναφέρει χαρακτηριστικά

Παράλληλα οι ιδιωτικοποιήσει
ελληνικών εταιρειών μέσω

του Χρηματιστηρίου επιβεβαιώνουν
και ενισχύουν την ψήφο

Το γεγονός όχι στην περυσινή πι

για την επιστροφή του ελληνικού

38 εισηγμένες και μη
εταιρείες βρέθηκαν
στο Λονδίνο και
πραγματοποίησαν
συναντήσεις με 124
θεσμικούς επενδυτές

δύσκολη χρηματιστηριακά χρονιά βρεθήκαμε στην κορυφή των διεθνών επιδόσεων και φέτος παραμένουμε στην πρώτη τριάδα λειτουργεί υπέρ ημών και
ηρίου στην κατηγορία των ανεπτυγμένων αγορών λέει ο διευθύνων σύμβουλος του ομίλου κ Κοντόπουλος

σεων με τη διεθνή επενδυτική κοινότητα

την ανάδειξη των προοπτικών

των εταιρειών αυτών την
προβολή του ελληνικού χρηματιστηρίου

διεθνώ5 θα μπορούσε να
πει Kavris ότι επιδιώξαμε να

μεγιστοποιήσουμε

την ψήφο εμπι
orootrvns των ξένων επενδυτών
για Tis ελληνικέβ εταιρείε5 και την
ελληνική κεφαλαιαγορά

Η επιλογή ins Morgan Stanley
evös από tous μεγολύτερουε επεν
öutocoüs oücous πραγματοποιήθηκε

σε αυτό ακριβώβ το πλαίσιο

συντονισμένων κινήσεων από
πλευράε pas για την προβολή των
ελληνικών επιχειρήσεων στη διεθνή

επενδυτική κοινότητα Ηδη
από πέρυσι διαπιστώσαμε ουσιαστικό

ενδιαφέρον tos παγκόσμι
as επενδυτικήβ koivôtotos για το

Global Management Blackstone
Group Capital Research Global
Investors Eaton Vance Fidelity
International JP Morgan Asset
Management HSBC Global
Assets Management Point72
Asset Management και Schroder
Investment Management

Opcos πέρα από tous αριθμούβ
που πιστοποιούν την επιτυχία του
συνεδρίου αυτό που αποκομίσαμε
όλοι όσοι βρεθήκαμε στο Λονδίνο
αυτό το διήμερο ήταν η καθολική

αναγνώριση από την πλευρά
των ξένων επενδυτών tos δυνα
axns tos ελληνικήε οικονομίαβ
Η διεθνήε επενδυτική κοινότητα
αναγνωρίζει την εγχώρια οικονομία

και κατ επέκταση τη χρηματιστηριακή

αγορά os έναν σταθερό

πυλώνα ανάπτυξηβ Υπό το

μεταξύ άλλων υπήρξε ενεργοποίηση
νέων επενδυτικών μερίδων αλλά

και επανενεργοποίηση πολλών
μερίδων που για μεγάλο χρονικό
διάστημα παρέμεναν αδρανείβ

Πέραν του τραπεζικού εκδηλώθηκε

ιδιαίτερο ενδιαφέρον
για άλλουβ συγκεκριμένουβ κλά
èous εισηγμένων εταιρειών

Το βασικό μήνυμα που εισπράξαμε

στο Λονδίνο και το θεωρώ

εξαιρετικά σημαντικό αλλά και
ενδεικτικό tos εικόναβ που έχει
πλέον διαμορφωθεί στο εξωτερικό

είναι η συνολική αναθέρμανση
του επενδυτικού ενδιαφέροντοβ
για us ελληνικέΒ εταιρείεβ

Το εγχώριο επιχειρείν έχει επιταχύνει

τον βηματισμό του που
πλέον είναι oparôs και εκτόβ συ

η επιστροφή του Χρηματιστηρίου
ons ανετττυγμενεβ αγορέβ

εκτιμάτε ότι είναι θέμα χρόνου
Η ανάκτηση tos επενδυτικό

βαθμίδαβ tos xcbpas αποτελούσε
το βασικό προαπαιτούμενο για
την επιστροφή και του Χρηματιστηρίου

Αθηνών oris ανεπτυγμέ
νε αγορέβ Πέραν αυτού οι οίκοι
αξιολόγησηε θέτουν ποιοτικά και
ποσοτικά κριτήρια επί των οποίων

συνεχίζουμε να εργαζόμαστε
éxovras ήδη εκπληρώσει τα περισσότερα

από αυτά Το γεγονόβ
ότι στην περυσινή παγκοσμίωβ
δύσκολη χρηματιστηριακά χρονιά

βρεθήκαμε στην κορυφή των
διεθνών επιδόσεων και cpéros παραμένουμε

στην πρώτη τριάδα
λειτουργεί υπέρ ημών καιγια την
επιστοοωή uas στην κατηνοοΐα
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εμπιστοσύνα στην Ελλάδα και
την ελληνική αγορά καθώβ αποδεδειγμένα 

αφυπνίζουν το ενδιαφέρον 

όχι μόνο των ξένων επενδυτών 

αλλά και των εγχώριων.
Oncos αναφέρει ο κ. Κοντόπου-
λοβ, οι πρόσφατεβ κινήσειβ στο
μέτωπο τα αποεπένδυσα του
Ταμείου Χρηματοπιστωτυαϊβ Σταθερότητα 

από x\s ελληνικέ$ συ-
omuiucés τράπεζεβ οδήγησαν σε
ενεργοποίηση νέων επενδυτικών
μερίδων στο Χρηματιστήριο αλλά
και σε επανενεργοποίηση πολλών
μερίδων που για μεγάλο χρονικό
διάστημα παρέμεναν αδρανείβ. Η
διάθεση των ποσοστών του ΤΧΣ
αποτελεί ορόσημο για την πορεία
τόσο των ίδιων των τραπεζών όσο
και του Χρηματιστηρίου, αλλά και
σημείο avacpopâs για την εγχώρια
οικονομία, öncos προσθέτει.

Να σημειώσουμε neos σε λίγεβ
ημέρεβ ο κ. Κοντόπουλοβ αναχωρεί 

για τιβ ΗΠΑ και για το ετήσιο
συνέδριο τα Capital link, Invest
in Greece, που θα διεξαχθεί cms
1 1 Δεκεμβρίου, ενώ cms 25 Ιανου¬

αρίου θα βρεθεί και πάλι στη Νέα
Υόρκη όπου για πρώτη φορά διοργανώνεται 

επενδυτυχό συνέδριο
για το ελληνικό χρηματιστήριο
σε συνεργασία με την JP Morgan.

- Επιστρέψατε πριν από λίγεβ
ημέρεβ από το Λονδίνο όπου για
δεύτερη χρονιά συνδιοργανώσα-
τε με τη Morgan Stanley επενδυτικό 

συνέδριο με τη συμμετοχή
πολλών εισηγμένων επιχειρήσεων, 

μάλιστα και με την παρουσία 

του πρωθυπουργού. Τα
μηνύματα που εισπράξατε από
Tis επαφέβ oas στη βρετανική
πρωτεύουσα δημιουργούν συν-
θήκεβ αισιοδοξίας όσον αφορά
την πορεία του Χρηματιστηρίου;- Η απόφασή μαβ -πέρυσι-
να διοργανώσουμε για πρώτη φορά 

σε συνεργασία με τη Morgan
Stanley roadshow στο Λονδίνο
ήταν στρατηγικά στοχευμένη και
αποσκοπούσε cms συντονισμένεε
αλλά και διευρυμένεε επαφέβ των
ελληνικών εισηγμένων επιχειρή-

προφίλ και τα αναπτυξιακά σχέδια
των εισηγμένων εταιρειών αλλά
και τ« ευοίωνεβ, öncos ήδη διαγράφονταν, 

npooirrucés περαιτέρω 
ανάπτυξα τα ελληνυαΐβ οικονομία^. 

Ετσι, αποφασίσαμε να
επαναλάβουμε και φέτοβ την ου-
σιασηκή αυτή προσπάθεια εξω-
στρέφειαβ του Χρηματιστηρίου
Αθηνών και το αποτέλεσμα, πιστεύω, 

μαβ δυχαίωσε απολύτωε.
Ενα χρόνο μετά την πρώτη διοργάνωση, 

το αυξημένο ενδιαφέρον 

αποτυπώνεται κατ' apxàs
ertous αριθμούβ: 38 εισηγμένεΒ
και μη εταιρείεβ βρέθηκαν στο
Λονδίνο και πραγματοποίησαν
περί τα 200 one to one και group
meetings με 124 θεσμικού5 επεν-
ôurés προερχόμενου5 από 88 κο-
pucpaious επενδυτικοί^ oîkous του
εξωτερικού που διαχειρίζονται συνολικά 

περισσότερα από 40 τρισ.
δολάρια. Το «παρών» στο forum
έδωσαν 355 σύνεδροι.

Μεταξύ των οίκων που βρέθηκαν 
στο Λονδίνο ήταν οι Amundi

Asset Management, Apollo

πρίσμα αυτό, το ενδιαφέρον που
εκδηλώθηκε για το Χρηματιστήριο
και Tis εισηγμένεβ επιχειρήσει
ήταν ουσιασηκό και αυτό έγινε
αντιληπτό από tis ερωτήσει των
ξένων διαχειριστών που είχαν 

μακροπρόθεσμο 

ορίζοντα.

- Αντιλαμβάνομαι ότι ο τραπε-
ζικόβ κλάδα βρέθηκε στο επίκεντρο 

του ενδιαφέρονκ», μετά
και tis πρόσφατεβ επιτυχημένεβ
αποεπενδύσειβ του ΤΧΣ.

- Ηταν απολύτωβ αναμενόμενο
το αυξημένο ενδιαφέρον για Tis
ελληνυχέβ τράπεζεε. Η αποεπέν-
δυση του ΤΧΣ αποτελεί ορόσημο
για την πορεία των τραπεζών και
σημείο avacpopâs για την εγχώρια
οικονομία. Αυτή η ψήφοβ εμπι-
στοσύνα από την εγχώρια αλλά
και διεθνή επενδυτική κοινότητα
μεταφράστηκε με τρειε εξαιρετικά
ετητυχημένεβ αποεπενδύσειβ και
εκδήλωση ενδιαφέροντοβ από διε-
θνείβ αλλά και εγχώριουβ επενδυ-
xès, και αυτό το τελευταίο θεωρώ
nos αξίζει ειδικά αναφοράς καθώε

νόρων. Οχι μόνο σε επίπεδο μεγεθών 
-η χρήση 2023 αναμένεται να

είναι μαζί με τη χρήση 2022 οι δυο
καλύτερεβ τα τελευταία5 Ιδετίαβ
για us εισηγμένεβ εταιρείεβ- αλλά 

και σε επίπεδο πρωτοβουλιών 
εξωστρέφειαβ, επενδυτικών

προγραμμάτων και αναπτυξιακών
σχεδιασμών.

Ολα αυτά έχουν αναγνωρισθεί
και βρίσκονται πλέον στο ραντάρ
των διεθνών επενδυτών, στοιχείο
που σκιαγραφεί Tis προοπτικέε
που διαγράφονται για Tis εισηγ-
μένεβ εταιρείεε. Οι κλάδοι ενέρ-
γειαβ, τουρισμού, κατασκευών,
τεχνολογίαβ επίσα αποτέλεσαν
σημεία εστίασα για tous ξένουβ
διαχειριστέβ, ωστόσο τα πραγμα-
τοπουιθέντα ραντεβού με tous
εκπροσώπουβ όλων των εταιρειών 

που βρέθηκαν στο Λονδίνο
πιστοποιούν neos το ενδιαφέρον
ήταν ευρύτατο.

- Σε αυτό το θετυίό περιβάλλον
που περιγράφετε και που πρόσφατα 

εισπράξατε στο Λονδίνο,

των ανεπτυγμένων αγορών.

- Η πρόσφατη αποεπένδυση των
τίτλων ms Εθνικήβ Τράπεζαβ
που κατείχε το Ταμείο Χρημα-
τοπιστωτικήβ Σταθερότητας θα
μπορούσε να πει κανείβ ότι αποτέλεσε 

μία «πρόβα» για εσάς, για
το κατά πόσον το Χρηματιστήριο 

Αθηνών μπορεί να υποστηρίξει 
ετητυχώβ και άλλεβ ετηκεί-

μενεβ ιδιωτικοποιήσει;- Η διάθεση των τίτλων τα
Εθνικήβ Τράπεζα δεν αποτέλεσε
πρόβα αλλά μία ακόμα επιβεβαίωση 

nos το Χρηματιστήριο μπορεί
να υποστηρίξει με απόλυτη επιτυχία 

μεγάλα κλίμακαβ ιδιωτικοποιήσει 

λειτουργούντα καταλυτυχά
στην αύξηση xns συναλλακττκήβ
δραστηριότηταβ και στην αφύπνιση 

του εγχώριου και διεθνού3
επενδυτικού ενδιαφέροντοβ. Τονίζω 

εδώ ότι η υπηρεσία μα «Ηλεκτρονικό 

Βιβλίο Προσφορών» λειτούργησε 

άριστα συνεισφέροντος
ουσιαστικά στην τελική επιτυχία
του εγχειρήματοε.

Δικής σημασίας η ιδιωτικοποίηση του Αερολιμένα Αθηνών μέσω του ΧΑ.
- Η αυξημένη κινητυιότητα που
παρατηρείται το τελευταίο διάστημα 

όσον αφορά την εισαγωγή 

εταιρειών στο Χρηματιστήριο, 

εκτιμάτε neos θα έχει
συνέχεια;

- Το σχετικό pipeline που έχει
αρχίσει να διαμορφώνεται είναι
ιδιαιτέρου ενθαρρυντικό καθώβ
περιλαμβάνει νέεβ εισαγωγέβ και
cms δύο αγορέβ \ias, την κύρια
και την εναλλακτική, μετατάξει
από την εναλλακτική αγορά στην
κύρια αλλά και εκδόσειε ομολόγων.

Είναι σημαντικό κατ' apxàs
για tis iôies Tis εταιρείεε να αντιληφθούν 

τα ουσιαστικά οφέλη
που συνεπάγεται η επιλογή του
Χρηματιστηρίου cos mryris άντλη-

Η εναλλακτική αγορά
έχει λειτουργήσει
απολύτως επιτυχώς
ως εφαλτήριο για
την ανάπτυξη και
μεγέθυνση εταιρειών.
ans κεφαλαίων, τα οποία θα tous
επιτρέψουν να ενισχύσουν τη δυ-
ναμυαΐ τροχιά tous στην αγορά.

Παράλληλα, η εισαγωγή tous
σημαίνει αυτόματα περιβάλλον
απόλυτα διαφάνειαβ και εται-
puais διακυβέρνησα, δεδομένα 

που λειτουργούν cos δκλίδεβ
ασφάλεια για tous μετόχουβ αλ¬

λά και cos σηματωροί για την αύξηση 

ms αναγνωρισιμότητα των
ίδιων των εταιρειών.

- Αναφερθήκατε σε επικείμε-
ves μετατάξειβ από την εναλλακτική 

στην κύρια αγορά του
Χρηματιστηρίου. Εχοντας δει
ανάλογα ιδιαίτερα επιτυχημένα
παραδείγματα άλλων εταιρειών
στο παρελθόν, θα ήθελα να σας
ρωτήσω εάν πιστεύετε ότι η
εναλλακτική αγορά έχει πετύχει 

στον ρόλο Tns cos εφαλτήριο 
για τη μετάταξη εταιρειών

στην κύρια αγορά.- Είναι βέβαιο neos η εναλλακτική 

αγορά (ή ENA. öncos την
αποκαλούμε) του Χρηματιστηρίου 

έχει λειτουργήσει απολύτωβ

επιτυχώβ cos εφαλτήριο για την
ανάπτυξη και μεγέθυνση εταιρειών 

και τη μετέπειτα εισαγωγή
tous στην κύρια αγορά.

Ωστόσο,.ο pôXos xns ΕΝΑ είναι 

διττά και περιλαμβάνει ακόμη 

ένα σκέλοβ εξίσου σημανπκό:
απευθύνεται σε εταιρείεε για Tis
οποίεβ η εισαγωγή στην ΕΝΑ.
δεν αποτελεί μεταβατικό στάδιο,
αλλά τελικό στόχο. Η απόφαση
για τον τρόπο που θα «εκμεταλλευθεί» 

μια εταιρεία την εισαγωγή 

στην ΕΝΑ. έγκειται στον
στρατηγικό σχεδιασμό xns.

Η μόνιμη παραμονή μια εται-
ρεία$ στην ΕΝΑ. εξασφαλίζει
σε ένα ικανοποιητικό επίπεδο,
σε σχέση με την κύρια αγορά,
κάποια από τα βασικά πλεονε¬

κτήματα εισαγωγα στο Χρηματιστήριο: 

χαμηλότερο κόστοβ
χρηματοδότησα σε σύγκριση με
άλλεβ mvyés άντλησα κεφαλαίων, 

αυξημένη αναγνωρισιμότη-
τα, ανάπτυξη ορθά οργανωτικά
δομά και εταιρικά διακυβέρνησα, 

μεταξύ άλλων.

- Τον προσεχή Φεβρουάριο
αναμένεται να πραγματοποιηθεί 

η εισαγωγή στο Χρηματιστήριο 
του Διεθνού5 Αερολιμένα 

Αθηνών. Αυτή η εισαγωγή
αποτελεί μία από us «θετυχέβ
εκπλήξειβ» που επικαλείστε
όταν αναφέρεστε στην ανάγκη
αλλαγά του αρνητικού αφηγή-
uaxos για το ΧΑ.;

- Είναι προφανέβ ότι η ιδιωτι¬

κοποίηση του Αεροδρομίου μέσω 

του Χρηματιστηρίου ανήκει
στην κατηγορία των «θετυχών
εκπλήξεων» σα οποίεβ αναφέρομαι 

συχνά. Πρόκειται για μια
εξέλιξη διττά σημασίας: Θα προκαλέσει 

την έλευση σημαντικών
κεφαλαίων από το εξωτερικό και
παράλληλα θα δώσει ηχηρό σήμα
neos η κυβέρνηση αναγνώριζα το
Χρηματιστήριο Αθηνών cos δυναμικό 

πυλώνα ανάπτυξα τα οι-
κονομίαβ. Αυτόν τον σημαντικό
ρόλο το Χρηματιστήριο Αθηνών
οφείλει, μπορεί και θα πρέπει να
τον διαδραματίσει, συντελώνταβ
στον βαθμό που του αναλογεί
στην επιτάχυνση Tns γενικότε-
ρα αναπτυξιακά πορείαε τα
xeopas uas.
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ΓΙΑ TO 2024

Οι ξένοι οίκοιψηφίζουν
Ελληνικό Χρηματιστήριο
ΠΛΩΡΗ ΠΑ ΝΕΑ ΥΨΗΛΑ ΒΑΖΟΥΝ ΟΙ ΜΕΤΟΧΕΣ ΘΕΤΙΚΕΣ ΕΙΔΗΣΕΙΣ ΜΕ ΠΡΩΤΑΓΩΝΙΣΤΗ
ΤΟΝ ΤΡΑΠΕΖΙΚΟ ΤΟΜΕΑ ΒΑΛΙΤΣΕΣ ΠΑ ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ ΕΤΟΙΜΑΖΟΥΝ ΟΙ ΕΙΣΗΓΜΕΝΕΣ

Ο Γενικός Δείκτης έπειτα από ένα διάστημα αποδόσεων διεθνώς από τις αρχές του έτους με κέρδη

συσσώρευσης έχει ΒάΑει πλώρη για τα νέα υψηλά 38 αποτέλεσε τον μήνα της μεγάλης αφύπνισης των

εννέα ετών και τις 1.369 μονάδες συναλλαγών αλλά και του επενδυτικού ενδιαφέροντος
0 Νοέμβριος ήταν κομβικός μήνας για την ελληνική έπειτα από ένα μεγάλο διάλειμμα το προηγούμενο

αγορά καθώς εκτός του ότι πρσοέφερε αποδάσεις κοντά διάστημα Η ελληνική χρηματιστηριακή αγορά βρίσκεται
στο 7 από τις υψηλότερες σε επίπεδο μήνα φέτος ανάμεσυ στις κορυφαίες επιλογές των διεθνών

διατηρώντας τον Γενικό Δείκτη στις πρώτες θέσεις των επενδυτικών οίκων για το 2024
ΣΕΛ 24
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► Λεωφόρος Αθηνών

Πλώρη γιανέαυψηλά εννέα ετών
ΤΙΣ ΒΑΛΙΤΣΕΣ ΤΟΥΣ ΓΙΑ ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ ΕΤΟΙΜΑΖΟΥΝ ΕΛΛΗΝΙΚΕΣ ΕΙΣΗΓΜΕΝΕΣ ΜΕΤΑ ΤΟ ΛΟΝΔΙΝΟ ΠΩΣ Ο NOEMBPj

ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΚΟΥΡΤΑΛΗ eleftheria.kourtali@capital.gr

ετά ίο Λον
δίνο και
το επενδυτικό

συνέδριο rns Morgan
Stanley που έγινε οε συνεργασία

με το Χρηματιστήριο Αθηνών

και πέφθηκε με απόλυτη
επιτυχία οι ελληνικές εισηγμέ
νες φτιάχνουν και πάλι τις βαλίτσες

τους για Νέα Υόρκη αυτή
τη φορά τη στιγμή που ο Γενικός

Δείκτης έπειτα από ένα διάστημα

συσσώρευσης έχει βάλει

πλώρη για τα νέα υψηλά εννέα

ετών και τις 1 369 μονάδες
Ο Νοέμβριος ήταν κομβικός

μήνας για την ελληνική

αγορά καθώς εκτός του
ότι προσέφερε αποδόσεις κοντά

στο 7 από τις υψηλότερες
σε επίπεδο μήνα φέτος διατηρώντας

τον Γενικό Δείκτη

στις πρώτες θέσεις των
αποδόσεων διεθνώς από τις
αρχές του έτους με κέρδη
38 αποτέλεσε τον μήνα της
μεγάλης αφύπνισης ίων συναλλαγών

αλλά και του επενδυτικού

ενδιαφέροντος έπειτα
από ένα μεγάλο διάλειμμα το

προηγούμενο διάστημα
Έτσι δίνει τη σκυτάλη

στον Δεκέμβριο με μια τρομερή

ώθηση τόσο από το
μέτωπο της οικονομίας όσο
και της αγοράς και της κινητικότητας

των ελληνικών
εισηγμένων

Η Κομισιόν έδωσε εύσημα
στην Ελλάδα για την εφαρμογή

του προγράμματος της καθώς

και τις δημοσιονομικές
της επιδόσεις κάτι που έκανε

επίσης και πληθώρα επενδυτικών

οίκων τη στιγμή που

έριξε άκυρο σε μεγάλες χώρες

όπως η Γαλλία
Μάλιστα σε επίπεδο κόστους

δανεισμού η Ελλάδα

πλέον συγκρίνεται με
τη Γαλλία έχοντας αφήσει
πίσω της εδώ και καιρό την
Ιταλία ενώ θεωρείται θέμα
χρόνου να ισοφαρίσει την
Ισπανία Τα ελληνικά 1 θετή
ομόλογα κινούνται με αποδόσεις

κοντά στο 3,6 απέχοντας

μόλις 60 μονάδες βάσης
από τα αντίστοιχα γαλλικά και
15 μ.β περίπου από τα ισπανικά

τη στιγμή που διαπραγματεύονται

σταθερά κάτω από
τις ιταλικές αποδόσεις σε όλες
τις διάρκειες εν αναμονή και
της ένταξής τους στους διεθνείς
δείκτες ομολόγων όπου οι εισροές

θα εκτιναχθούν στα 6-10
δισ ευρώ αυτομάτως

Τις ισχυρές προοπτικές
τους υπογράμμισε και ο οί

2014 2015

Σε επίπεδο
κόοτονς
δανεισμού η
Ελλάδα πλέον
συγκρίνεται
με τη Γαλλία
έχοντας αφήσει
πίσω της εδώ και
καιρό την Ιταλία
ενώ θεωρείται
θέμαχρόνοννα
ισοιραριοει την
Ισπανία

2018 2019

κος Wood τονίζοντας πως το

σταθερό πολιτικό τοπίο και η

συνέχιση των μεταρρυθμίσεων
διευκολύνουν τη σταδιακή

βελτίωση της ανταγωνιστικότητας

της οικονομίας η

οποία σε συνδυασμό με τις χαμηλές

ανάγκες χρηματοδότησης
του Δημοσίου χάρη και

στην ευνοϊκή δομή του χρέους

θα επιτρέψει στις αποδόσεις

των κρατικών ομολόγων

να μειωθούν περαιτέρω

κατά 50-70 μονάδες
βάσης και να πλησιάσουν
το 2024 αυτές της Γαλλίας
η οποία έχει πιστοληπτική
ικανότητα ΑΑ επισημαίνει

η Wood Η Ελλάδα παρουσιάζει

ισχυρές προοπτικές
στο μέτωπο του πρωτογενούς
πλεονάσματος και ταχεία πτώση

του δείκτη δημόσιου χρέους

το οποίο από το 2025 θα

διαμορφώνεται χαμηλότερα
από αυτό της Ιταλίας όπως

σημείωσε χαρακτηριστικά

Άλλαξε εντελώς
το επενδυτικό κλίμα

Η συνάντηση που είχαν οι
ελληνικές εισηγμένες με μεγάλα

funds στο Λονδίνο και
στα γραφεία της Morgan

Stanley επιβεβαίωσε την
πολύ θετική στάση της επενδυτικής

κοινότητας για τα
ελληνικά assets με το επενδυτικό

ενδιαφέρον για τις ελληνικές

εισηγμένες να είναι ισχυρό

και σημαντικά αυξημένο σε
σχέση με πέρυσι

Φυσικά στο επίκεντρο βρέθηκαν

οι τράπεζες κάτι που
άλλωστε έχει φανεί και στο

ταμπλό του Χ.Α τις τελευταίες

εβδομάδες με την ισχυρή
τονωτική ένεση που δόθηκε

στον κλάδο από τις εξελίξεις

με την αποεπένδυση του
Ταμείου Χρηματοπιστωτικής
Σταθερότητας από τις συστη

μικές τράπεζες Όπως σχολιάζει

και η Beta Securities η
Εθνική Τράπεζα άλλαξε για
τα καλά το χρηματιστηριακό
κλίμα επισκίασε κάθε εξέλιξη

από το εξωτερικό και έδωσε

τεράστια αυτοπεποίθηση στην

αγορά μετά την ολοκλήρωση
της διάθεσης των μετοχών του
ΤΧΣ Για πρώτη φορά έπειτα
από καιρό οι επενδυτές είχαν
τη δυνατότητα να καταγράψουν
άμεσα μια σπουδαία απόδοση

επαναπροσδιορίζοντας την

αντίληψη που είχαν για τον ελληνικό

τραπεζικό κλάδο

Όπως και να έχει η διαδικασία

και το αποτέλεσμα
των συναλλαγών της Εθνικής

Τράπεζας άλλαξαν το
τοπίο προς το θετικότερο
και άνοιξαν την όρεξη για
τα επόμενα εγχειρήματα
πώλησης μετοχών Για την
ίδια την Εθνική Τράπεζα ήταν

μια ψήφος εμπιστοσύνης και
μια παρακαταθήκη που θα λειτουργήσει

καταλυτικά για τη

μετέπειτα πορεία της Με αφετηρία

το placement των μετοχών

η Εθνική Τράπεζα θα διεκδικήσει

σύντομα τη θέση που
της αξίζει στο ταμπλό του Χ.Α
αντανακλώντας τη μεγάλη προσπάθεια

εξυγίανσης που έχει
γίνει μετά το 2015 καθώς και
τα εξαιρετικά αποτελέσματά
της Πα το Χ.Α είναι ενδεχομένως

το καλύτερο κλείσιμο

σε μια χρονιά που έδειχνε

να φυλλορροεί μετά τον
Σεπτέμβριο ελλείψει χρηματιστηριακής

δράσης
Η σημαντική βελτίωση του

κλίματος αποτυπώθηκε και
κατά την έξοδο που πραγματοποίησε

η Τράπεζα Πειραιώς
στις αγορές με την έκδοση

νέου senior preferred
ομολόγου Η Τράπεζα είχε

το μεγαλύτερο βιβλίο προσφορών

που είχε σημειωθεί
ποτέ σε έκδοση αντίστοιχου

τίλιου από ελληνική
τράπεζα καθώς η ζήτηση
έφτασε τα 1,7 δισ ευρώ με
την τράπεζα να αντλεί 500 εκατ

ευρώ με επιτόκιο 6,875 έναντι

7,125 που ήταν το αρχικό
Επιπλέον στην έκδοση

συμμετείχαν 150 επενδυτές

με ποιοτικούς μακροπρόθεσμους

real money
επενδυτές να δίνουν το παρών

κάτι που επίσης δεν
έχει επαναληφθεί σε έκδοση

τραπεζικού τίτλου
Τα ομόλογα της Πειραιώς

και των άλλων μεγάλων ελληνικών

τραπεζών παρουσίασαν

ισχυρή απόδοση τους τελευταίους

μήνες υποστηριζόμενα

από αναβαθμίσεις από τις

Moody's και Fitch τον Σεπτέμβριο

και πιο πρόσφατα από
την αναζωογόνηση της διάθεσης

των επενδυτών για ανάληψη

ρίσκου εν μέσω αυξανόμενης

εμπιστοσύνης ότι τα επιτόκια

έχουν κορυφωθεί

Από το Λονδίνο
στη Νέα Υόρκη

Μετά το Λονδίνο σειρά
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ΟΣ ΑΠΟΤΕΛΕΣΕ ΚΟΜΒΙΚΟ ΜΗΝΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΓΟΡΑ ΣΤΙΣ ΚΟΡΥΦΑΙΕΣ ΕΠΙΛΟΓΕΣ ΤΩΝ ΟΙΚΩΝ ΓΙΑ ΤΟ 2024 ΤΟ Χ.Α

Ονβη/νβΐβΐΐΐ στις εϋϋηνικες μετοχές το 2024

παίρνει το ετήσιο συνέδριο
της Οβρίΐβΐ Ι,ιηΐί στη Νέα
Υόρκη το οποίο θα διεξαχθεί
σης 1 1 Δεκεμβρίου Εκεί θα
βρεθούν και πάλι στελέχη πολλών

ελληνικών εταιρειών σε
μια συνάντηση κορυφής για
την ελληνική οικονομία και τις
επενδύσεις Στο συνέδριο το
οποίο φέτος έχει θέμα Επιτάχυνση

επενδύσεων για βιώσιμη

ανάπτυξη θα συμμετάσχουν

και κορυφαίοι διεθνείς
επενδυτές διεθνείς επιχειρήσεις

τράπεζες και οργανισμοί
καθώς και ανώτερα στελέχη
της ελληνικής κυβέρνησης

Ειδικότερα από πλευράς
επενδυτών το παρών θα δώσουν

ονόματα όπως Ββτείβγδ
ΒΝΡ ΡαπΙκκς ΟοΙαΊη&η
8αιΗ8 Ιιιίοπιηϋοηαΐ
ΜοΓ£βη δταηΐεν Νοπιατ
ΑΧΙΑ νβηϊοΓββ αΓοαρ ΐΛά
ΒΟ Ρ»ιΊη6Γ8 Βι-οοίίςττεβτ
Εαιιι(γ Ρβττηβιτς ΖΥΟ ΗοΙβΙ
ΙηνεςπτιεηΙ ΡβττηβΓβ ΗΙΡ
Ρβιιίςοη εο Κ\¥Ε ΕηβΓβν
Τι*αη8ιτιοη Ιηνββτπιεητς
ΤΗήνββΙ Ηοΐάίηβ

Από πλευράς εισηγμέ
νων συμμετοχή θα έχουν
οι ΕΧΑΕ Αε§εαη ΑιιΊίηεβ
ΑΙρΗα Βαηκ ΕΥΔΑΠ Αττιεα

Β3π1 ΑυΙοΗβΠβκ ΑνΑΧ
Οτουρ Οίιτιβηο 5 Α Ελλά
κτωρ Ευτοΐ33ηκ ΓΕΚ Τέρ
να ΗΕΕΕΕΝίΟ ΕΝΕΚΟΥ
Ηοΐάιη^δ ΙπΙταΙίαΙ δ Α
Εαιτιάθ Οενείορτηεηΐ ΜοΙοτ
Οιΐ Οπχιρ Μνΐιΐιηεοϋ ΟΠΑΠ
Εθνική Τράπεζα ΟΤΕ Τράπεζα

Πειραιώς ΔΕΗ Ρι-οάβα
ΙηνεδΙπιεηΙς και Ττββίοτ ΚΕΚϋ

Στο ΜειτοροΗϊ&η ΟυΙ
όπου και θα διεξαχθεί το
συνέδριο θα διοργανωθούν

πολλά πάνελ με θέμα
τις επενδύσεις τις προοπτικές
της οικονομίας μετά την επενδυτική

βαθμίδα τις προοπτικές
του Ελληνικού Χρηματιστηρίου

στον δρόμο προς την
αναβάθμιση στις ανεπτυγμένες

αγορές την ενέργεια τις

μεταφορές και τον τουρισμό
τις τράπεζες και το τεαΐ εχίειίε

Με αυτό θα κλείσει και
η χρονιά σε ό,τι αφορά τα
το&άβΗοννδ ωστόσο αμέσως

μετά στα τέλη Ιανουαρίου
ελληνικές εισηγμένες θα

βρεθούν και πάλι στη Νέα
Υόρκη για το πρώτο επενδυτικό

συνέδριο του 2024
αυτό που διοργανώνει η
Ι.Ρ Μοι*£αη σε συνεργασία
με το Ελληνικό Χρηματιστήριο

Το κλει'σιμα θέσεων
υποτιμητικής κερδοσκοπίας
και η Γκιραδοοιακλ
εποχιακό θετικότητα
έχουν πυροδοτήσει το
ειρονόμενο 5θηί3

ΟΙβυε ράλι ενώ τα θετικά
εγχώρια επιχειρηματικά
νέα με πρωτανωνστή
τον τραπεζικό τομέα
βελτιώνουν τις αποτιμήσεις
σημειώνουν οι αναλυτές

Ηϋ.Ρ
Μοταβη μάλιστα στην έκθεση

της για τη στρατηγική των μετοχών

για τις αναδυόμενες αγορές της

Κεντρικής Ανατολικής Ευρώπης Μέσης Ανατολής

και Αφρικής ΟΕΕΜΕΑ για το 2024
δήλωσε ότι ψηφίζει Ελλάδα Ειδικότερα

τηρεί ονθτννθιςίιτ στάση για την ελληνική

αγορά στην περιοχή αν και η σύστασή της

για το Χ.Α συνολικά στις αναδυόμενες αγορές

είναι ουδέτερη Η μετοχή που ξεχωρίζει η

αμερικανική τράπεζα από την εγχώρια αγορά
είναι η ΑΙρήβ ΒβηΚ καθώς την τοποθετεί
στη λίστα με τις 1 0 κορυφαίε επιλογές της
για το νέο έτ05 Η ϋ.Ρ Μοτςθη λέει Είμαστε
επίσης με σύσταση ονθτννθίαή για την Ελλάδα

η οποία είναι ένα υποτιμημένο περιουσιακό
στοιχείο όπου τα κέρδη μπορούν εύκολα

να ξεπεράσουν τις χαμηλές προσδοκίες
Αξίζει να σημειώσουμε πως ονβηινβίαίιτ

στάση για την Ελλάδα έχουν επισημάνει
πως τηρούν και οι Η5ΒΓ και Μοταβη

5τ3ηΙθγ Για τη Μοταβη 5τ3ηΙθγ η ανάκτηση
της επενδυτικής βαθμίδας αποτελεί τον κύριο
παράγοντα για τη θετική στάση που τηρεί στις
ελληνικές μετοχές Για την Η5Β0 το κύριο θέμα
πίσω από τη θετική της άποψη είναι το ότι το
οικονομικό μοντέλο της Ελλάδας έχει αλλάξει

ριζικό και οι προοπτικές για τη χώρα είναι
πολύ καλύτερες και πολύ πιο διατηρήσιμες
με οδηγούς της ανάπτυξης να είναι οι εξαγωγές

και οι επενδύσεις με τη χώρα να ξεχωρίζει

ως ένα από τα πραγματικά καλά
μεταρρυθμιστικά

ςτοπθς
Και εγχώριοι αναλυτές υπογραμμίζουν

τις θετικές προοπτικές που έχει το Χ.Α το
επόμενο διάστημα Κατά τον Πέτρο Στεριώ
τη Ε0 ΚΕΠΕΥ το εορταστικό κλίμα στο Χ Α
προέρχεται ως επίτο πλείστον από το εξωτερικό

Το κλείσιμο θέσεων υποτιμητικής κερδοσκοπίας

και η παραδοσιακή εποχιακή θετικότητα

έχουν πυροδοτήσει το εισαγόμενο
3ητ3 ΟΙβυς ράλι ενώ τα θετικά εγχώρια

επιχειρηματικά νέα με πρωταγωνιστή τον
τραπεζικό τομέα βελτιώνουν τις αποτιμήσεις

Όπως σχολιάζει ο Ηλίας Ζαχαράκης της
Γβςτ Πη3ηεθ με αφορμή και τις εξελίξεις στον
τραπεζικό κλάδο η αγορά ξύπνησε από τον
λήθαργο των προηγούμενων εβδομάδων
και πλέον κάνει προσπάθεια για το επόμενο
μεγάλο βήμα Όσο και να προσπαθήσει κάποιος

να είναι απαισιόδοξος για τσ 2024 οι

προβλέψεις για το ΑΕΠ της Ελλάδας σε σχέση
με την υπόλοιπη Ευρώπη δύσκολα τον αφήνουν

συμπληρώνει ο αναλυτής
Τεχνικά μετά την κατοχύρωση του επιπέδου

των 1 262 μονάδων από τον Γενικό Δείκτη

η συνέχιση της ανοδικής τάσης είναι στο
τραπέζι και ενδέχεται να φέρει την αγορά

στη ζώνη των υψηλών έτους και εννέα ετών
που καταγράφηκαν το καλοκαίρι

Πλέον πάμε για τον τελευταίο μήνα του
έτους και μένει να δούμε το τι ρεκόρ απόδοσης

θα καταγράψει η αγορά προσθέτει
ο αναλυτής Με βάση τα μέχρι τώρα δεδομένα

και η επόμενη χρονιά θα είναι μια
χρονιά με κέρδη με την αγορά να περιμένει

νέους ξένους και'Ελληνες επενδυτές
αλλά και νέες εισαγωγές που θα τονώσουν

ακόμα περισσότερο το ενδιαφέρον
Μένει να δούμε τι θα γίνει και με τι μετοχές
της Πειραιώς αλλά και πότε θα αποφασιστεί
να δοθεί το υπόλοιπο ποσοστό της Εθνικής
Το θέμα είναι ότι πλέον ο τραπεζικός κλάδος
έχει περάσει σε ξένους θεσμικούς που θα
κοιτάξουν να αξιοποιήσουν τον χαμηλό ιδιωτικό

δανεισμό στη χώρα μετά την πολυετή
κρίση Αυτό από τη μία θα αυξήσει σημαντικά
τα κέρδη τους και από την άλλη θα βοηθήσει
σημαντικά στην περαιτέρω αύξηση του ΑΕΠ
καταλήγει ο κ Ζαχαράκης

Η αύξηση των συναλλαγών είναι
μια συνθήκη που μπορεί να ξαναβάλει

τον Γενικό Δείκτη σε τροχιά

προσέγγισης των υψηλών του 2023
επισημαίνει από την πλευρά της και η Ββτβ
δβευπτίες Η διαφυγή από την αντίσταση των
1 300 μονάδων δεν θα είναι μια εύκολη υπόθεση

η μεγάλη συσσώρευση που έχει προηγηθεί

τον Ιούλιο και τον Αύγουστο θα απαιτήσει

σταθεροποίηση των συναλλαγών πάνω
από τα 1 00 εκατ ευρώ

Η υπέρβαση του ορίου των 1 270 μονάδων

δεν είναι ένας περίπατος για τον Γενικό
Δείκτη και θα απαιτήσει εύλογο χρόνο εκτιμά

ο Δημήτρης Τζάνας σύμβουλος διοίκησης
της Κύκλος ΑΧΕΠΕΥ Η προσπάθεια ωστόσο

υποβοηθείται από τις συνθήκες του εξωτερικού

περιβάλλοντος όπως προσθέτει και
ιδιαίτερα τις εξελίξεις στη Μέση Ανατολή η

εκεχειρία στη Γάζα συνεχίζεται και διαφαίνεται
ότι η διακοπή του πολέμου μπορεί να συνεχιστεί

με τις διαπραγματεύσεις να είναι
δυνατόν να οδηγήσουν ακόμα και σε εναλλακτικές

λύσεις
Για τις αγορές πάντως οι εξελίξεις αυτές

είναι δυνατόν να οδηγήσουν σε μείωση του
γεωστρατηγικού κινδύνου επιτρέποντας την
αποτροπή σεναρίων αναταράξεων στις διεθνείς

αγορές τονίζει ο κ Τζάνας Αυτή η εξέλιξη

θα επιτρέψει στο ελπιδοφόρο ελληνικό

αφήγημα να ξεδιπλωθεί με τις κλιμακούμενες

τοποθετήσεις σε ελληνικούς
τίτλους να μπορούν να οδηγήσουν στην
κίνηση του Γενικού Δείκτη πάνω από τις
1 300 μονάδες στον τελευταίο μήνα του
έτους εκτιμά ο αναλυτής
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Optima bank 2,79 ευρώ
τιμή-στόχος για Avax
Με τιμή-στόχο στα 2,79 ευρώ διπλάσια από
τα τρέχοντα επίπεδα της μετοχής ξεκινά κάλυψη

για τον τίτλο της Avax πρόεδρος του
διοικητικού συμβουλίου του Ομίλου ΑΒΑΞ ο
Χρήστος Ιωάννου φωτ η Optima bank
Η χρηματιστηριακή προβλέπει μέση ετήσια
άνοδο του τζίρου κατά 1 8 την περίοδο
2022-26 με τα EBITDA να ενισχύονται
1 3 ετησίως και τα επαναλαμβανόμενα
καθαρά κέρδη κατά 40 στον ίδιο χρονικό

ορίζοντα

Πολιτικές λιανικής
για ανεπιθύμητα

Καθώς καταναλωτές επιστρέφουν

προϊόντα που τους
προσφέρθηκαν ως δώρα
τα οποία αγοράσθηκαν
διαδικτυακά τη Μαύρη
Παρασκευή και τη Cyber
Monday περισσότεροι

§► Οι ακριβότερες
Σιγκαπούρη και Ζυρίχη ισοβαθμούν
για την πιο ακριβή πόλη του κόσμου
φέτος ακολουθούμενες από τη
Γενεύη τη Νέα Υόρκη και το Χονγκ
Κονγκ όπως ανακοίνωσε την Πέμπτη
η Economist Intelligence Unit Ell
προειδοποιώντας ότι η παγκόσμια
κρίση κόστους ζωής δεν έχει ακόμη
τέλειωσα

λιανοπωλητές στις ΗΠΑ θα μπορούσαν να

τους ζητήσουν να τα κρατήσουν καθότι κοστίζουν

περισσότερα ως επιστροφή απ όσο
αξίζουν αναφέρει το Reuters Φέτος το 59
των λιανοπωλητών προσφέρει τις λεγόμενες
πολιτικές μη επιστροφής ή διατήρησής
τους για ανεπιθύμητα προϊόντα των οποίων
το κόστος επιστροφής υπερβαίνει την αξία
τους σύμφωνα με την εταιρεία υπηρεσιών
επιστροφών goTRG η οποία ερεύνησε
500 στελέχη σε 21 μεγάλα καταστήματα

λιανικής συμπεριλαμβανομένων της Walmart
και της Amazon.com

χρηματιστήριο
Συνέδριο om Ν.Υ

§*ÊM

Οι επενδυτικές παρουσιάσεις
ψΛ των εισηγμενων του Χρη

ματκττηρίου CEO ο Γιάννος
ψΜ Κοντόπουλος φωτ μετά το
ßß Λονδίνο περνάνε τον Ατλαντικό

και συνεχίζονται στην πόλη που δεν κοιμάται
ποτέ τη Νέα Υόρκη Τη μεθεπόμενη Δευτέρα
1 1 Δεκεμβρίου το Χρηματιστήριο Αθηνών
θα συμμετάσχει στο 25ο Ετήσιο Συνέδριο
της Capital Link στη Νέα Υόρκη Εκεί θα

παρευρεθούν αρκετές εισηγμένες του FTSE
25 και υπουργοί της κυβέρνησης Στις 25
Ιανουαρίου 2024 θα πραγματοποιηθεί ένα
νέο επενδυτικό roadshow στη Νέα Υόρκη
για πρώτη φορά σε συνεργασία με την J.P
Morgan η οποία μάλιστα αναμένεται να

αντιπροσωπευθεί σε ανώτατο επίπεδο ενώ
έχει δηλώσει παρουσία και ο πρωθυπουργός
Κυριάκος Μητσοτάκης îs;d2.2isz78j
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Tiff
JÉ A „J TANKERS ► 17 011 ΝΑΥΤΙΛΙΑ

Καμπανάκι πλοιοκτητών
για την ανανέωση του στόλου
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Με κέρδη 0,51 ξεπέρασε
τις 1.270 μονάδες ο Γενικός Δείκτης
Στα 107,3 εκατ ευρώ διαμορφώθηκε ο τζίρος της χθεσινής συνεδρίασης του Χ.Α

Ο δείκτηβ υψηλής κεφαλαιοποίησης ενισχύθηκε κατά 0,39 στις
3.096,01 μονάδες ενώ με κέρδη 0,40 έκλεισε ο δείκτης μεσαίας κεφαλαιοποίησης

στις 2.116,28 μονάδες

Της ΕΛΕΥΘΕΡΙΑΣ ΚΟΥΡΤΑΛΗ

Σε σταθερά θετικό έδαφος κινήθηκε

το Χρηματιστήριο Αθηνών
σε όλη τη διάρκεια της συνεδρίασα

παρά το γεγονός ότι
η μεταβλητότητα ήταν και πάλι

παρούσα ενώ ο τζίρος διατηρήθηκε

σε ικανοποιητικά
επίπεδα με τους επενδυτές να
προχωρούν σε επιλεγμένες τοποθετήσεις

Ετσι ο Γενικός Δείκτης σιγά
σιγά εδραιώνει τη σημαντική
τεχνικά στήριξη των 1.260 μονάδων

με τη χθεσινή διάσπαση
και των 1.270 μονάδων να λειτουργεί

ιδιαίτερα υποστηρικτικά
για τη διατήρηση της ανοδικής
τάσης καθώς πλησιάζουν τόσο
το κλείσιμο των βιβλίων των ξένων

διαχειριστών όσο και το
τέλος του έτους όπου η αγορά
έχει ποντάρει στην πιθανότητα
ενός ράλι

Πιο αναλυτικά στα στατιστικά
της συνεδρίασης ο Γενικός

Δείκτης έκλεισε στις 1.271,2 μονάδες

με άνοδο 0,51 ενώ ο
τζίρος διαμορφώθηκε στα 107,3
εκατ ευρώ

Ο δείκτης υψηλής κεφαλαιοποίησης

ενισχύθηκε κατά 0,39
στις 3.096,01 μονάδες ενώ με
κέρδη 0,40 έκλεισε ο δείκτης
μεσαίας κεφαλαιοποίησης στις
2.116,28 μονάδες

Στα μη τραπεζικά blue chips
με άνοδο 3,48 ξεχώρισε η ΤΕΡ
ΝΑ Ενεργειακή ενώ το 1 ξεπέρασαν

τα κέρδη σε Autohellas
Lamàa Development ΟΤΕ και
ΓΕΚΤΕΡΝΑ

Στον αντίποδα τέσσερις τίτλοι

έκλεισαν με απώλειες οι ΕΥ
ΔΑΠ 2,15 ΔΕΗ 0,56 Σα
ράντης 0,86 και Mytilineos

0,44

Στην αυριανή
αξιολόγηση της Fitch
για την ελληνική
οικονομία είναι
στραμμένα
τα βλέμματα
της αγοράς

Ο τραπεζικός δείκτης σημείωσε
άνοδο 0,28 στις 1.073,81

μονάδες με τη Eurobank να
κλείνει στο 1,11 την Τράπεζα

Πειραιώς στο 1,07 την
Εθνική Τράπεζα στο 0,55
ενώ με πτώση 1,65 έκλεισε η
Alpha Bank

Επειτα από την ολοκλήρωση
του roaàshow της Morgan

Stanley για τις ελληνικές εισηγ

μένες στο Λονδίνο τα βλέμματα
στρέφονται στις ΗΠΑ

Εκεί σε λίγες ημέρες 11 Δεκεμβρίου

θα βρεθούν και πάλι
στελέχη πολλών ελληνικών εταιρειών

για τη συνάντηση κορυφής

για την ελληνική οικονομία
και τις επενδύσεις στο ετήσιο
συνέδριο Invest in Greece της
Capital Link στη Νέα Υόρκη

Στο συνέδριο το οποίο φέτος
έχει θέμα Επιτάχυνση Επενδύσεων

για Βιώσιμη Ανάπτυξη
θα συμμετάσχουν και κορυφαίοι

διεθνείς επενδυτές διεθνείς
επιχειρήσεις τράπεζες και οργανισμοί

καθώς και ανώτερα στελέχη

της ελληνικής κυβέρνησης
Πριν από αυτό η αγορά επικεντρώνεται

στην προγραμματισμένη
αξιολόγηση της Fitch για

την ελληνική οικονομία αύριο
Παρασκευή Ο οίκος ενδεχομένως

θα ακολουθήσει τους S&P

DBRS και Scope Ratings και θα
δώσει κι αυτός την επενδυτική
βαθμίδα στην Ελλάδα

Ετσι θα απομένει μόνο η
Mooày's η οποία σύμφωνα με
εκτιμήσει θα προχωρήσει σε
ανάλογη κίνηση το 2024

Εξαιρετικά ενδιαφέρουσα σε
αυτό το πλαίσιο είναι η νέα ανάλυση

του τμήματος Οικονομικής
Ανάλυσης και Επενδυτικής

Στρατηγικής της Τράπεζας Πειραιώς

σε ό,τι αφορά τις κινήσεις
των οίκων αξιολόγησης καταλήγοντας

στο συμπέρασμα πως
θεωρητικά η Ελλάδα έχει κατακτήσει

την επενδυτική βαθμίδα
ήδη από το 2020

Η ανάλυση της Τράπεζας Πειραιώς

εξετάζει το κατά πόσον οι
αξιολογήσεις των οίκων αντανακλούν

τα θεμελιώδη μακροοικονομικά
στοιχεία και δεδομένα

πολιτικού ρίσκου και οικονομικής

διακυβέρνησης στην Ελλάδα

καθώς και σε άλλες 122
οικονομίες Προκειμένου να
απαντηθεί αυτό το ερώτημα
εξετάστηκαν οι αξιολογήσεις
του οίκου Mooäy's

Οπως καταλήγει οι αξιολογήσεις

της Mooày's είναι γενικότερα

εξαιρετικά συντηρητικές
καθώς μόνο 22 από τις 123

αντανακλούν τα πραγματικά
δεδομένα της εκάστοτε οικονομίας

Εστιάζοντας στην ελληνική

οικονομία η Τράπεζα
Πειραιώς διαπιστώνει ότι παρά

την πρόσφατη αναβάθμιση
της Moody's κατά δύο βαθμίδες

από Ba3 σε Bal η αξιολόγηση
του διεθνούς οίκου παραμένει

συντηρητική καθώς
σύμφωνα με τις εκτιμήσεις της
η Ελλάδα έχει κατακτήσει
την επενδυτική βαθμίδα Baa3
ήδη από το 2020
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IN BRIEF
Paros to be Europe's
first smart island

Actility a global leader in low-power
wide-area networks LPWAN connectivity

for the internet of things loT and
Cicicom a leading Greek ICT company
have come together to transform Paros
into Europe's first smart island The duo
have introduced an all-encompassing
LoRaWAN loT network redefining the
relationship between cities and their citizens

through advanced technological
solutions primarily focused on making
urban mobility a breeze as Actility commented

earlier this month Taking an ambitious

leap Paros now boasts its own
autonomous LPWAN network connecting

all digital devices for ongoing and
future smart city projects This robust
digital infrastructure backed by Actility's
ThingPark Enterprise provides real-time
invaluable data directly to its citizens
From available parking spots to home

water consumption and ambient metrics
like temperature and air quality Paros
plans on standing at the forefront of digital

transformation Greece's Ambassador
to China Evgenios Kalpyris told the

2023 World loT Convention in Beijing last
week that the loT project on Paros which
the government also supports is aimed
at creating Europe's first smart island
and at improving.the relationship citizens
have with their cities through advanced
technological solutions enhancing urban
mobility

Pensioners meet with
Labor Ministry officials
Pensioners who held a protest rally and
marched from Klafthmonos Square to
the Labor and Social Insurance Ministry
in Athens last Friday met with the leadership

of the ministry They reportedly
discussed insurance and pension issues

Expansion Celestyal Cruises has announced its expansion to three more countries
Italy Croatia and Montenegro and six new ports Argostoli on Kefalonia Dubrovnik
in Croatia Kotor in Montenegro Bari in Italy Corfu and Katakolo in the western Péloponnèse

for its 2024 and 2025 routes by Celestyal Journey as of March 2

Meanwhile Labor and Social Insurance
Minister Adonis Georgiadis and Deputy
Minister Panos Tsakloglou met with Association

of Hellenic Plastic Industries President

Vassilis Gounaris and Vice President
Harilaos Panopoulos to discuss the shortage

of workers in the sector

Eurobank bond Eurobank announced

its successful issue of senior preferred

notes worth 500 million euros last
week The bond matures on November
28 2029 offering a coupon of 5.875
per annum The settlement date is this
Tuesday and the notes will be listed on
the Luxembourg Stock Exchange's Euro
MTF market The bank commented that
investor confidence in Eurobank's credit
standing was evidenced by strong participation

and resulted in oversubscription of
over three times

T-billS The Public Debt Management
Agency PDMA announced last Fri¬

day that this Wednesday it will auction
26-week treasury bills to the amount of
625 million euros in book entry form
The issue will mature on May 31 2024
and the settlement date is this Friday

Security Forum The institute of
International Relations of Panteion University

in Athens is organizing this year's
Athens Security Forum on Wednesday
and Thursday titled The New Europe
Facing the Challenge of Multiple Crises

At the Hellenic Armed Forces Officers

Club in Athens or online at idis.gr
asf2023

Capital Link webinars This week
Capital Link is organizing two shipping
sector webinars on tankers and LPG The
first one is on Tuesday at 5 p.m Greek
time focusing on tankers and the second
on Thursday same time examining the
LPG carrier market For further info and
registration go to capitallink.com
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Arnual Capital Link
Invest in Greece Forum
Accelerating Investments for
Sustainable Growth NYse TEN LTD

Με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο "Accelerating Investments for Sustainable Growth" το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link invest in Greece
Forum» θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Μίας Υόρκης σε συνεργασία με το «New York stock Exchange», το
«Athens Exchange Group (ΑΤΉEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες Α Οργανισμούς Και φέτος, η εκδήλωση διοργανώνεται, υπό την αιγίδα του Γενικού

ου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)»
μμετεχουν ως κύριοι Χορηγοί.

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣΤΟ ΜΗΝΥΜΑ ΤΟΥ Π » Οθ Υ Π Ο Υ Ρ Γ 0 Υ

Ο Πρωθυπουργός ιης

ΚΥΡΙΟΣ ομιλητής
(μέσω βίντεο)

ΕΚΠΡ0ΣΩ.Π0Ι ΤΗΣ
ΑΜΕΡΙΚΑΝΙΚΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ

κ. Κωστής Χατζηδάκης
Υπουργός Εθνικής

Οικονομίας & Οικονομικών

κ. Χρήστος Σ ταϊκούρας
Υπουργός Υποδομών &

Μεταφορών * κ. βεοδωρος Χκυλακάκης
Υπουργός Περιβάλλοντος S

Ενέργειας

κ. Νικόλαος Παπαθανάσης
Αναπληρωτής Υπουργός

Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών

HE. Geoffrey R. Pyatt
Assistant Secretary.
Bureau of Energy

Resources
U S Department of

State

Deputy Assistant
Secretary of State for

Southern Europe and the
Caucasus

U.S. Department of State

à κ. Ορέστης Καβαλάκης
Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας

Συντονισμού Ταμείου
Ανάκαμψης. Υπουργείο Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών

κ. Δημήτριος Τσάκων ας
Γενικός Διευθυντής

Οργανισμός Διαχείρισης
Δημοσίου Χρέους

κ. Μιχάλης Αργυρού
Πρόεδρος του
Συμβουλίου

Οικονομικών
Εμπειρογνωμόνων

Υπουργείο Οικονομικών

κ. Γιώργος Πιτσιλης
Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής

Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ)

Κυρία Αικατερίνη Νασί κα
Πρέσβης της Ελλάδος στις Η Π Α

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΕΛΛΗΝΙΚΩΝ & ΔΙΕΘΝΩΝ ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ

Ms. Elizabeth McCaul
Member of the

Supervisory Board
European Central

Bank

κ. Γιάννος Κοντόπουλος
CEO

Äthan« Exchange Croup
(ATHEX Croup)

Κυρία Βασιλική Λαζαρακου - Διδάκτωρ Νομικής
Πρόεδρος της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς

Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου (Management Board) της Ευρωπαϊκής Αρχής
Κινητών Αξιών και Αγορών (ESMA). και.

του Διοικητικού Συμβουλίου του Παγκόσμιου Οργανισμού Εποπτικών Αρχών
Κεφαλαιαγοράς (IOSCO)

Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου της Επιτροπής Εταιρικής Διακυβέρνησης του ΟΟΣΑ

Δρ. Μαρίνος Γιαννόπουλος
CEO

ENTERPRISE GREECE

One-on-one συναντήσεις: Όπως κάθε χρόνο, έτσι και φέτος το Συνέδριο παρέχει στους ξένους επενδυτές εκτεταμένη δυνατότητα επαφών μέσω one-on-one συναντήσεων
με εισηγμένες και μη εταιρείες, καθώς επίσης και με τα μέλη της Ελληνικής κυβερνητικής αντιπροσωπείας.

ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΑΠΕΥΘΥΝΕΤΑΙ σε: Management κορυφαίων Αμερικανικών εταιρειών με ενεργό ενδιαφέρον ή ενασχόληση με επενδύσεις στην Ελλάδα ci την ευρύτερη
περιοχή · Θεσμικούς επενδυτές (με ενδιαφέρον σε ελληνικές μετοχές & ομόλογα/τίτλους σταθερής απόδοσης) · Διαχειριστές χαρτοφυλακίων και αναλυτές · Τραπεζίτες
Εμπορικών & Χρηματοπιστωτικών - Επενδυτικών τραπεζών · Χρηματοοικονομικοί σύμβουλοι & Χρηματιστές · Οικονομικά MME & Τύπος.

Χορηγοί Επικοινωνίας:    cneciw   ΤΟ ΒΗΜΑ   ΤΑ ΝΕΑ ΪΠ
Η ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ

Για την παρακολούθηση είναι απαραίτητη η εγγραφή στο QR CODE ή στον σύνδεσμο hitps://forums.capitallink.com/greece/2023
Για περισσότερες πληροφορίες παρακαλούμε επικοινωνήστε: κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director στο email obornozi@capitallink.com ή
τηλ. +1 (212) 661-7566 / Νέα Υόρκη www.capltalllnk.com
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ΒΑΛΤΕ ΣΤΗΝ ΑΤΖΕΝΤΑ ΣΑΣ 1
INDUSTRY.TEC
Η 1η διεθνήε έκθεση INDUSTRY.TEC / Βιομηχανία Είοπλι-

σμό$ πραγματοποιείται από σήμερα 24- 26 Νοεμβρίου
2023 με διοργανωτή την Τεχνοεκδοτική /T-Press.

Itoxos των διοργανωτών είναι όχι απλά να πραγματοποιήσουν 

μια έκθεση Βιομηχανικού ΕΕοπλισμού αλλά και να

δημιουργήσουν στη χώρα μα$ έναν εκθεσιακό θεσμό που θα

φέρνει κοντά Tis δυναμό παραγωγέ μονάδεε ms xcopas

με Tis εταιρείε$ που μπορούν να προσφέρουν Tis αναγκαία
λύσεΐ5 για τον εκσυγχρονισμό και την πιο αποδοτική λειτουργία 

tous. KùpiosoTÔxosTns INDUSTRY .TEC είναι va γίνει ισχυ-

pôs σύμμαχο$ στην προσπάθειά των παραγωγικών μονάδων

για ανάπτυίη και επιτυχία, σε μια εποχή αβεβαιοτήτων αλλά

και μεγάλων ευκαιριών.

https://industiy-tec.gr/

OPEN HOUSE
THESSALONIKI 2023
To 12o OPEN HOUSE Thessaloniki θα πραγματοποιηθεί το

σαββατοκύριακο 25-26 Νοεμβρίου 2023. Η κύρια δράση, 

"Open Tours", περιλαμβάνει δωρεάν Σεναγήσειε σε κτίρια

με αρχιτεκτονικό ενδιαφέρον -δημόσια και ιδιωτικά, σύγχρονα 

και ιστορικά- σε μνημεία και αρχαιολογικούε xcopous ms

nôXns με την συμμετοχή ms Εφορει^ Αρχαιοτήτων nôXns

θεσσαλονίκη.

Το πρόγραμμα των παράλληλων δράσεων, όπα» κάθε χρόνο, 

θα Σεκινήσει μια βδομάδα νωρίτερα και θα περιλαμβάνει

διαδρομέ$ στην πόλη, Εεναγήσεκ σε xcopous δημιουργίαε και

παραγωγή$, Εεναγήσεκ για σχολεία, διαγωνισμού$, κ.ά.Όλε$

οι δράσει διεξάγονται δωρεάν και με την υποστήριΣη εθελοντών. 

Πληροφορία:

httpsy/wvw.op3ïxxisethe^

Προσεχώς
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΗΜΕΡΙΔΕΣ - ΣΥΝΕΔΡΙΑ - ΣΕΜΙΝΑΡΙΑ ΟΡΓΑΝΩΣΗ ΣΥΜΜΕΤΟΧΕΣ

24 Νοεμβρίου 2023	 Εκδήλωση «Μηχανικοί Ελε-

Yktîs Προσεισμικού Ελέγχου,
για τον επείγοντα προσεισμικό
έλεγχο Δημοσίων Κτηρίων»

Τεχνικό Επιμελητήριο EXXäöas /
Περιφερειακό Τμήμα Πελοποννήσου

24-26 Νοεμβρίου 2023 INDUSTRY.TEC https://industry-tec.gr/

25° ΣΥΝΕΔΡΙΟ CAPITAL LINK INVEST IN GREECE NEW YORK
To Γραφείο Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων (ΟΕΥ)

ms Néas YôpKns, ενημερώνει για την επικείμενη εκδήλωση,

«25ο Συνέδριο Capital Link Invest in Greece» που θα 
πραγματοποιηθεί 

την Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023, στο

Metropolitan Club (Νεα Υόρκη).
To "25th Annual Capital Link Invest in Greece New York

Forum: Accelerating Investments for Sustainable Growth"

θα πραγματοποιηθεί με φυσική παρουσία, στο Metropolitan

Club, σε συνεργασία με το New York Stock Exchange, το

Athens Exchange Group (ATHEX Group) και την υποστήριΕη

μεγάλων Διεθνών Τραπεζών (Goldman Sachs, Barclays, BNP

Paribas, Morgan Stanley, Nomura & Axia Ventures Group)
και Οργανισμών. Οι κύριοι χορηγοί είναι η «Goldman Sachs»

και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)».
To Συνέδριο τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού ΠροΕενείου ms

Ελλάδοε cnn Νέα Υόρκη.
Η Capital Link φέκκ γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η επέτειο

διηη\/π\/Μπης τηιι ιιηκηηίΐιήτίηηιι çnf \ih\ ιτιΐίηιΊ l\\\ishrÂCA\
. — r-'r'^'T— ·-"·-* — ",v— -«.«τ"—

για την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εΕωτερικό. Η εκδήλωση 

αυτή, η οποία είναι γνωστή για την ποιότητά ms και

για τη συμμετοχή κυβερνητικών και Βιομηχανικών ηγετών,

πραγματοποιείται κάθε χρόνο, ανεξάρτητα από Tis πολιτικέε

και οικονομά συνθήκε$ στην Ελλάδα.

To Capital Link Invest in Greece Forum μέσα από την πορεία

των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε

συστηματική προσπάθεια προβολή$ ms Ελλάδθ5 στο διεθνέ$

επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό καθάκ επίσηΞ και να

ενισχύσει tous επιχειρηματικούε και επενδυτικούε δεσμού$

μεταίύ των ΗΠΑ και ms EÄÄaöas.

Όπα» και τα προηγούμενα χρόνια, το Συνέδριο θα δώσει την

ευκαιρία στη διεθνή επενδυτική κοινότητα να ενημερωθεί για
Tis ζίάίίεκ και Tis μεταρρυθμίσει στην ελληνική οικονομία
και Tis προτεραιότητα ms κυβέρνησης για Tis επενδυτή

ευκαιρία στην Ελλάδα και την Βελτιωμένη εικόνα ms xcopas

cos επενδυτικού και επιχειρηματικού προορισμού

Περισσότερε5 πληροφορίε$ εδώ:

https://fomms.apitallink.com/greece/2023/press_releases.html
Frwnnwiwirr flnu ιήπηιιλης Νικήλπης 1 71 ΊΑΓΙ&

ecocom-newyork@mfa.gr

THE ARCHITECT SHOW
Η έκθεση the Architect Show θα λάβει χώρα φέπκ την Παρασκευή 

08 και Σάββατο 09 Δεκεμβρίου 2023 στην

Αθήνα στο Metropolitan Expo.

Η έκθεση αποτελεί ένα διήμερο premium event που απευθύνεται 

αποκλειστικά σε επαγγελματίε$ ms Αρχιτεκτονικήε και

του Design.

To the Architect Show είναι évas ôiauXos επικοινωνία ανάμεσα 

otis εταιρείε5 που προάγουν την καινοτομία και τη σύγ¬

χρονη τεχνολογία στο χώρο των υλικών και ms κατασκευή$

με Αρχιτέκτονεε, Σχεδιαστέε, MnxaviKoùs και επιχειρηματία
Real Estate.

Επιπλέον, επικεντρώνεται στην ανταλλαγή γνώσεων και καινοτόμων 

ιδεών μέσω μια$ σειράε επιμελημένων σεμιναρίων,

συνεδρίων και εκπαιδευτικών διαλέΕεων.

Πληροφορία: https://thearchitectshow.gr

http://lists.tee.gr/cgi-bin/mailman/listinfo/info-tee
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Γ th Annual Capital Li£3 Invest in Greece Foru
Accelerating Investments for
Sustainable Grow
The Metropolitan Club One East
Monday December 11th 2023

peration With

Nvse

Lead Sponsors

47MCX6S

Ρ TEN
ICI Tsakos Energy
If Navigation I

Με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο την 25η επέτειο διοργάνωσης του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό Με τίτλο Accelerating Investments for Sustainable Growth το ετήσιο Συνέδριο Capital Unk Invest in
Greece Forum θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023 στο Metropolitan Club της Μας Υόρκης σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange το Athens Exchange Group ΑΤΉEX Group και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες Οργανισμούς Και φέτος η εκδήλωση διοργανώνεται υπό την αιγίδα
του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί ενώ η Goldman Sachs και η TEN Ltd Tsakos Energy
Navigation συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής νια την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη πραγματοποιείται κάθε χρόνο ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα
Μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και
επιχειρηματικό κοινό

Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της βαθμίδας Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή
αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της χώρας της αναπτυσσόμενης
οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης
Με Κεντρικές ομιλίες από υψηλόβαθμα κυβερνητικά στελέχη πέντε Υπουργοί εκπρόσωποι της Ελληνικής Κυβέρνησης και επιχειρηματίες Πάνελ και παρουσιάσεις
σε καίριους τομείς όπως οικονομία ενέργεια τουρισμός real estate υποδομές Συζήτηση σχετικά με τις ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις και την δυναμική της οικονομίας
Ανταλλαγή απόψεων σχετικά με το φιλόδοξο μεταρρυθμιστικό πρόγραμμα της Ελλάδας για μακροπρόθεσμη ανάπτυξη Επενδυτικές ευκαιρίες για ξένους επενδυτές και
πλεονεκτήματα συγκεκριμένων κλάδων το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου της χώρας τονίζοντας τη
στρατηγική της θέση τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις

ΤΟ ΜΗΝΥΜΑ ΤΟΥ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ
Accelerating Investments For Growth

Ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας
κ Κυριάκ
ΚΥΡΙΟΣ ΟΜΙΛΗΤΗ
μίαωβίντίο

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΤΗΣ ΑΜΕΡΙΚΑΝΙΚΗΣ
ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ

κ Κωστής Χατζηδάκη
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας

Οικονομικών

κ Χρήστος ίιαίκούρας
Υπουργός Υποδομών

Metαφορών

κ OfftfiMpoç YifffftiitT^trjt
Υπουργός Πϊριβάλλονιος

Ενέργειας

Κυρία Ολγα Κειραλογιάννη
Υιτουργός Τουριομού

κ Νικόλαος Παπαθανάσης
Αναπληρωτής Υπουργός

Εθνικής Οικονομίας ft
Οικονομικών

Μ-Ε Cuuffï vy R r^râtt
Assistant Secretary Bureau of Deputy Assistant Secretary of Stat

Energy Resources for Southern Europe and the
ι Caucasus

U.S Department of State
1 —t ymfi1

m

κ ΟρΙοτης Καβαλάκης
Διοικητής ιης Ειδικής Υπηρεσίας

Συντονισμού Ταμτίου Ανάκαμψης
Υπουργείο Εβνικής Οικονομίας και

Οικονομικών

κ Δημήτριος Τσάκωνας
Ενικός Διευθυντής

Οργανισμός Διαχείρισης
Δημοσίου Χρίους

κ Μιχάλης Αργυρού
Πρόεδρος του Συμβουλίου

Οικονομικών
Εμπειρογνωμόνων Υπουργείο

Οικονομικών

κ Γιώργος Π ιτσιλής Κυρία Αικατερίνη Νασίκα
Διοικηιπ Ανεξάρτητης Αρχής Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ

Δημοσίων Εσόδων ΑΑΔΕ

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΕΛΛΗΜΙΚΟΝ S ΑΙ Ε β Ν Ω Ν ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ

Member of the Supervisory
Board

Centrait

4

κ Γιάννος Κουτόπούλος
CEO

Athen Exchange Croup
ATHEX Group

Κυρία Βασιλική Λαζαρόκου
Διδάκτωρ Νομικής

Πρόεδρος της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς
Μέλος ταυ Διοικητικού Συμβουλίου Management
Board πκ Ευρωπαϊκής Αρχής Κινητών ΑΕιών και

Αγορών ΕΙΜΑΙ και
του Διοικητικού Συμβουλίου του Παγκόσμιου

Οργανισμού Εποπτικών Αρχών Κεφαλαιαγοράς
IOSCO

Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου της Επιτροπής
Εταιρικής Διακυβέρνησης ιου ΟΟΪΑ

Δρ Μαρίνος Γιαννόπουλος
CEO

ENTERPRISE GREECE

Το φετινό φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις η ισχυρή
οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις η χώρα συνεχίζει το
ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις Θετικοί καταλύτες όπως το ταμείο ανάκαμψης οι
αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια διασφαλίζουν ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για
ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια
One-on-one συναντήσεις Όπως κάθε χρόνο έτσι και φέτος το Συνέδριο παρέχει στους ξένους επενδυτές εκτεταμένη δυνατότητα επαφών μέσω one-on-one συναντήσεων
με εισηγμένες και μη εταιρείες καθώς επίσης και με τα μέλη της Ελληνικής κυβερνητικής αντιπροσωπείας
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΑΠΕΥΘΥΝΕΤΑΙ σε Management κορυφαίων Αμερικανικών εταιρειών με ενεργό ενδιαφέρον ή ενασχόληση με επενδύσεις στην Ελλάδα την ευρύτερη
περιοχή θεσμικούς επενδυτές με ενδιαφέρον σε ελληνικές μετοχές ομόλογα/τίτλους σταθερής απόδοσης Διαχειριστές χαρτοφυλακίων και αναλυτές Τραπεζίτες
Εμπορικών Χρηματοπιστωτικών Επενδυτικών τραπεζών Χρηματοοικονομικοί σύμβουλοι Χρηματιστές Οικονομικά MME Τύπος

Χορηγοί Επικοινωνίας

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ
Για την παρακολούθηση είναι απαραίτητη η εγγραφή στο παραπάνω QR CODE ή
στον σύνδεσμο https://forums.capitallink.conT/greece/2023
Για περισσότερες πληροφορίες παρακαλούμε επικοινωνήστε κα Όλγα Μπορνόζη Managing Director στο
email obomozi@capitallink.com ή τηλ 1 212 661-7566 Νέα Υόρκη

ΤΟ ΒΗΜΑ ΤΑ ΝΕΑ HI

Γ 1
k à

t a 1 Link

www.capitallink.com
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ΤΕΛΙΚΕΣ ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΕΚΤΙΜΗΣΕΙΣ ΟΙΚΩΝ

Θετικές προσδοκίες
για οικονομια-μετοχές
ΟΛΑ ΤΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΜΕΓΕΘΗ ΚΑΙ ΟΙ ΕΠΙΔΟΣΕΙΣ ΤΟΥ 2024 - ΠΟΤΕ ΚΑΙ ΠΟΣΟ
ΘΑ ΥΠΟΧΩΡΗΣΕΙ Ο ΠΛΗΘΩΡΙΣΜΟΣ - ΜΕΓΑΛΗ ΑΥΞΗΣΗ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ ΚΑΙ ΕΞΑΓΩΓΩΝ

Φιλόδοξους στόχους για ανάπτυξη,
επενδύσεις αιΊΑα και μείωση του δημοσίου
χρέους θα ενσωματώνει το τεηικό σχέδιο του
Προϋποηογισμού για το 2024.
Η γενική αρχή είναι ότι οι προβλέψεις θα πρέπει να είναι
ρεαλιστικές, αφού τον επόμενο χρόνο η Ελλάδα θα έχει
να αντιμετωπίσει, εκτός από τις αγορές, και τους νέους

δημσοιονομικούς κανόνες της Ε.Ε. Μεγάλες προσδοκίες
για ένα καλό κλείσιμο του έτους και ένα αρκετά θετικό
2024 έχουν καλλιεργηθεί στη Λεωφόρο Αθηνών, με τα
σημαντικά roadshows που θα φανερώσουν τις διαθέσεις
των ισχυρών επενδυτών απέναντι στην ελληνική αγορά να
είναι μπροστά μας το αμέσως επόμενο διάστημα.
Καταλύτης οι ταχείες εξελίξεις στις ελληνικές τοάπεζες.

ΣΕΛ. 9, 10-11
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Προϋπολογισμός 2024

Φιλόδοξοι στόχοι
με δημάιονοίική πειθαρχία
ΠΕΡΙΜΕΝΟΥΝ ΠΡΟΣΘΕΤΑ 1 ΔΙΣ ΑΠΟ ΣΥΛΛΗΨΗ ΦΟΡΟΔΙΑΦΥΓΗΣ

ΑΠΟ ΤΟΝ ΤΑΣΟ ΛΑΖΟΠΟΥΛΟ

ιλόδάξουςστό

jß xous για ανάπτυξη

επενδύσεις

αλλά και μείωση του

δημοσίου χρέους θα ενσωματώνει

το τελικό σχέδιο του

Προϋπολογισμού για το 2024
το οποίο θα κατατεθεί τις επόμενες

μέρες στη Βουλή με οριακές

αλλαγές στα βασικά μεγέθη

σε σχέση με τα προσχέδιο

του Οκτωβρίου
Η γενική αρχή είναι ότι οι

προβλέψεις θα πρέπει να είναι

ρεαλιστικές αφού τον επόμενο

χρόνο n Ελλάδα θα έχει
να αντιμετωπίσει εκτός από τις

αγορές και τους νέους δημοσιονομικούς

κανόνες της E.E
Στην κατεύθυνση αυτή στο

μακροοικονομικό σενάριο η

πιο ουσιαστική αν και οριακή

αλλαγή θα είναι η πρόβλεψη

για τη φετινή ανάπτυξη

ίου 2023 η οποία αναμένεται
να αναθεωρηθεί στο 2,4

από το 2,3 που προέβλεπε
το προσχέδιο του Προϋπολογισμού

Τούτο παρά το γεγονός
ότι υπάρχουν ενδείξεις για ακόμα

υψηλότερη ανάπτυξη από
rn συνεχή υπέρβαση των

φορολογικών

εσόδων Ωστόσο
η αναθεώρηση θα είναι συντηρητική

και μόνο για να
ευθυγραμμιστεί η πρόβλεψη
του ΥΠΕθΟ με τις προβλέψεις

της Ευρωπαϊκής Επιτροπής

προβλέπει ανάπτυξη φέτος

2,4 και του ΔΝΤ που

προβλέπει ανάπτυξη 2,5 για
φέτος Για το 2024 η Αθήνα θα

επιμείνει στον στόχο για ανάπτυξη

3 παρότι το σενάριο
αυτό δεν το συμμερίζονται ακόμη

οι διεθνείς οργανισμοί που

μας παρακολουθούν
Το πιο σημαντικό είναι ότι η

ανάπτυξη φέτος και του χρόνου

θα βασίζεται ακόμα περισσότερο

στις επενδύσεις
που αναμένεται να αυξηθούν
κατά 8,3 φέτος και 12,1 το
2024 Βασικός οδηγός της αύξησης

των επενδύσεων θα είναι

το 2024 το ΠΔΕ το οποίο
θα φτάσει το 2024 τα 12 δισ
ευρώ από 1 1 δισ ευρώ φέτος

Αν στα ποσά αυτά προσθέσουμε

και τις επενδύσεις
που γίνονται με χρηματοδότηση

από το Ταμείο Ανάπτυξης
το ΠΔΕ αυξάνεται στα 14,6
δισ ευρώ για φέτος και στα
16,8 δια ευρώ για ίο 2024
Αν πάλι στις δημόσιες δαπάνες

για επενδύσεις προστεθούν
και τα ιδιωτικά κεφάλαια που
υλοποιούν επενδύσεις συγχρηματοδοτούμενες

από κοινοτικούς

πόρους η πρόβλεψη για
επενδύσεις ξεπερνά τα 30 δισ
ευρώ τόσο φέτος όσο και τον
επόμενο χρόνο

Οι εξαγωγές αναμένεται
μετά και την πτώση του πληθωρισμού

από 4 φέτος στο

2,4 να αυξηθούν σημαντικά
Η πρόβλεψη του Προϋπολογισμού

έναντι αύξησης 2,6
φέτος είναι ότι αναμένεται να
αυξηθούν κατά 6,3 το 2024
Όλα αυτά ενώ η ιδιωτική κα

Σύγκλιση
εισοδημάτωνμε
τηνΕΈ και ισχυρή
ανάπτυξη γιαφ
συνεχόμενηχρονιά
οι δύο βασικοί
στόχοι για το 2024

τανάλωση αναμένεται να υποχωρήσει

λόγω περιορισμένης
ρευστότητας της αγοράς Συγκεκριμένα

από αύξηση 2,5
που αναμένεται φέτος το 2024

αναμένεται αύξηση 1 6

Στοίχημα αποτελεί επίσης η

μείωση της ανεργίας κατά 1

από χρόνο σε χρόνο Η πρόβλεψη

του προσχεδίου ήταν
ότι η ανεργία θα υποχωρήσει
από το 1 1,6 που αναμένεται
να κλείσει φέτος στο 10,6
το 2024

Σύλληψη
φοροδιαφυγής

Η μεγαλύτερη αλλαγή στα
έσοδα και τις δαπάνες για το

2024 θα είναι n εκτίμηση της

αύξησης των εσόδων από τη

φοροδιαφυγή κοντά στο 1

δισ ευρώ Από αυτά περίπου

650 εκατ ευρώ αναμένεται

να αποδώσει το νέο σύστημα

φορολόγησης των ελευθέρων

επαγγελματιών και περίπου

300 εκατ ευρώ η ενεργοποίηση

μέτρων βελτιωμένων

ελέγχων από την ΑΑΔΕ
Σε αυτά τα μέτρα περιλαμβάνονται

η διασύνδεση 500.000
POS με τις ταμειακές η επέκταση

της χρήσης POS και οι
στοχευμένοι έλεγχοι δαπανών
και τραπεζικών λογαριασμών
Με την εξέλιξη αυτή τα φορολογικά

έσοδα αναμένεται να

αγγίξουν τον επόμενο χρόνο
τα 64 δισ ευρώ έναντι των
2,9 δισ ευρώ που προέβλεπε

ίο προσχέδιο του Προϋπολογισμού

για το 2024
Από ία πρόσθετα έσοδα της

τεκμαρτής φορολόγησης των
ελεύθερων επαγγελματιών θα
ευνοηθούν η υγεία και η παιδεία

Οι δαπάνες που είχαν
προγραμματιστεί για την υγεία
το 2024 θα αυξηθούν κατά περίπου

400 εκατ ευρώ φτάνοντας

τα 14,26 δισ ευρώ
από 13,23 δισ φέτος ενώ περίπου

100 εκατ ευρώ θα δοθούν

για την παιδεία με το συνολικό

κονδύλι αυξάνοντας
τους πόρους για την επόμενη

Γεματη ευκαιρίες αλλά και
προκλήσεις θα είναι για το
ΥΠΕΘΟ η εκτέλεση του
Προϋπολογισμού του 2024

χρονιά στα 9,5 δια από 9,03
δισ φέτος

Εισοδηματικές ενισχύσεις

1,6 δκν ευρώ
Στις δαπάνες περιλαμβάνονται

και οι μόνιμες παρεμβάσεις
στα εισοδήματα ύψους 1 6

δισ ευρώ που έχουν θεσμοθετηθεί

και περιλαμβάνουν τις

αυξήσεις σε μισθοΰς-συντάξεις
αφορολόγητο για οικογένειες

ελάχιστο εγγυημένο εισόδημα

τη μείωση του ΕΝΦΙΑ
για ασφαλιζόμενες κατοικίες
το Youth Pass και την απαλλαγή

των πρώην δικαιούχων
ΕΚΑΣ από τη συμμετοχή στη
δαπάνη αγοράς φαρμάκων

ΩιπΠασιαζεται ίο πΠεόνασμα

Στους
φιλόδοξους στόχους του επόμενου χρόνου περιλαμβάνεται

και ο διπλασιασμός σχεδόν του πρωτογενούς

πλεονάσματος από το 1 1 του ΑΕΠ φέτος στο
2,1 του ΑΕΠ στο τέλος του 2024 0 στόχος αυτός δείχνει
πιο εύκολος εάν κανείς έχει κατά νου ότι για φέτος μπορεί ο
στόχος για πλεόνασμα όχι μόνο να επιτευχθεί αλλά και να
ξεπεραστεί με βάση την πορεία των φορολογικών εσόδων

Το δημοσιονομικό έλλειμμα το οποίο θα είναι ένα στοιχείο
αξιολόγησης από την αρχή του 2024 θα έχει επίσης σημαντική

αποκλιμάκωση Οι εκτιμήσεις το θέλουν να μειώνεται
από το 2 1 του ΑΕΠ που αναμένεται να κλείσει φέτος στο
0,8 του ΑΕΠ στο τέλος του επόμενου χρόνου

Τέλος η πορεία του κρίσιμου μεγέθους του χρέους αναμένεται

ότι θα περνά τα κριτήρια τόσο με τους σημερινούς
όσο και με τους νέους δημοσιονομικούς κανόνες Η πρόβλεψη

είναι για μείωση 7 1 του ΑΕΠ στο 1 52,2 του ΑΕΠ
στο τέλος του 2024 από 1 59,3 του ΑΕΠ που αναμένεται

να φτάσει φέτος
Η μείωση όμως θα είναι μεγαλύτερη από χρόνο σε χρόνο

Τούτο διότι δεν έχει συνυπολογιστεί ακόμη η μείωση κατά 5
δισ ευρώ των ταμειακών διαθεσίμων με διαγραφή ίσου ποσού

χρέους και η συνέχιση της πρόωρης αποπληρωμής του

διμερούς δανείου με την Ευρωζωνη με μια νέα διπλή δόση
ύψους 5,3 δισ ευρώ και για το 2024
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Επενδύσεις Σάββατο 18 Νοεμβρίου 2023

εωφόρος Αθηνών

Μεγάλες προσδοκίεςγια τοXA
ΜΕΓΑΛΟΣ ΚΑΤΑΛΥΤΗΣ ΟΙ ΤΑΧΥΤΑΤΕ ΕΞΕΛΙΞΕΙΣ ΣΤΙΣ ΤΡΑΠΕΖΕΣ Η ΨΗΦΟΣ ΕΜΠΙΣΤΟΣΥΝΗΣ ΤΩΝ ΕΠΕΝΔΥΤΩΝ ΚΑΙ

ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΚΟΥΡΤΑΛΗ elefthena.kourtali@capital.gr

ε γ ά λ ε s

προσδοκίες

για ένα
καλό κλείσιμο του έτους και ένα

αρκειό θετικό 2024 έχουν καλλιεργηθεί

στη Λεωφόρο Αθηνών

με τα σημαντικό roadshows non

θα φανερώσουν τις διαθέσεις
των ισχυρών επενδυτών απέναντι

στην ελληνική αγορά να
είναι μπροστά μας ίο αμέσως
επόμενο διάστημα

Με αφορμή τις ταχείες εξελίξεις

στις ελληνικές τράπεζες με
την αποεπένδυση ίου Ταμείου
Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας

να επιταχύνεται το Χρηματιστήριο

Αθηνών έχει έναν

σημαντικό καταλύτη για αυτονόμηση

το επόμενο διάστημα
Αναλυτές είχαν επισημάνει
εδώ και καιρό πως η αποεπένδυση

του ΤΧΣ από τις
ελληνικές τράπεζες θα αποτελούσε

τον καταλύτη για
την επιστροφή του επενδυτικού

ενδιαφέροντος στο
Χ Α το οποίο έπειτα από τα

υψηλά εννέα ετών που είχε αγγίξει

το καλοκαίρι ακολούθησε

μια υποτονική πορεία
Εάν αυτό συνδυαστεί με

τις εκτιμήσεις για υπερα
πόδοοη της ελληνικής οικονομίας

το 2024 σε σχέση

με την Ευρωζώνη και
το γεγονός ότι η επενδυτική

βαθμίδα από όλους τους
οίκους αξιολόγησης είναι
εξαιρετικά πιθανή το επόμενο

έτος απομένει να δοθεί

από Fitch και Moody's
διευκολύνοντας έτσι τον δρόμο

προς την ένταξη του Χ.Α
στην πίστα των ανεπτυγμένων
αγορών τα ισχυρά κέρδη που

σημειώνει ο Γενικός Δείκτης
φέτος τα οποία ξεπερνούν το
30 και είναι από τα υψηλότερα

διεθνώς δεν τα εμποδίζει
τίποτα από το να συνεχιστούν

Ψηφίζουν
ελληνικές μετοχές

Οι διεθνείς οίκοι εμφανίζονται

μάλιστα αισιόδοξοι για το
Χ.Α το επόμενο διάστημα Η
Goldman Sachs στην έκθεση

στρατηγικής για τις αναδυόμενες

αγορές το επόμενο
έτος προβλέπει ότι o Γενικός

Δείκτης θα διαμορφωθεί

στις 1 325 μονάδες
στο τέλος του 2024 καταγράφοντας

άνοδο 10 ενώ
η μερισματική απόδοση της ελληνικής

αγοράς τοποθετείται
σε ιδιαίτερα υψηλά επίπεδα
και στο 6

Γενικά η Goldman εκτιμά

πως το μακροοικονομικό σκηνικό

γτα τα περιουσιακά στοιχεία

των αναδυόμενων αγορών

όπως η ελληνική το
2024 θα είναι καλύτερο από
το φετινό Το 2023 όπως σημειώνει

ήταν μια χρονιά σημαντικής

εναλλαγής των τοποθετήσεων

στις αναδυόμενες με
τους χαμένους του 2022 να

ανακάμπτουν σημαντικά και να
αναδεικνύονται φέτος οι μεγάλοι

νικητές Οι πέντε αναδυόμενες

αγορές με τις καλύτερες
επιδόσεις φέτος είναι όπως

επισημαίνει οι Ελλάδα Ουγγαρία

Πολωνία Αίγυπτος και
Τσεχία με την Ελλάδα σαφώς
να ξεχωρίζει

Ιδιαίτερα θετική για
τις ελληνικές μετοχές το
2024 δηλώνει η HSBC
διατηρώντας τη σύσταση
Overweight Στο περιβάλλον

των αναδυόμενων αγορών

οι ελληνικές μετοχές και
ειδικά οι ελληνικές τράπεζες
αποτελούν από τα μεγαλύτερα
stories του επόμενου διαστήματος

τη στιγμή που έχουν και
πολύ ελκυστικές αποτιμήσεις
όπως επισημαίνει Μάλιστα
πρόσφατα τόνισε πως η Ελλάδα

αποτελεί ένα από τα μεγάλα
stories διαρθρωτικής ανάπτυξης

Κατά την ίδια το ελληνικό
οικονομικό μοντέλο έχει αλλάξει

εντελώς σε σχέση με πριν
από την εποχή της παγκόσμιας
χρηματοπιστωτικής κρίσης και
οι προοπτικές είναι πλέον πολύ

καλύτερες και πολύ πιο βιώσιμες

Οι κύριοι παράγοντες
ανάπτυξης σχετίζονται περισσότερο

με τις εξαγωγές και τις
επενδύσεις και μετά την επιτυχία

της Νέας Δημοκρατίας στις

εκλογές περαιτέρω μεταρρυθμίσεις

θα υποστηρίξουν το νέο

μοντέλο ανάπτυξης Αυτό σε

συνδυασμό με το γεγονός ότι
η Ελλάδα είναι ο μεγαλύτερος
αποδέκτης της χρηματοδότησης

της Ε Ε για την ανάκαμψη
και την ανθεκτικότητα σε σχέση

με το ΑΕΠ καθιστά την
Ελλάδα ένα από τα mo βιώσιμα

stories διαρθρωτικής
ανάπτυξης στις αναδυόμενες

αγορές όπως εξήγησε
Όπως προαναφέραμε οι

εκτιμήσεις αλλά και οι διαθέσεις

των ισχυρών παικτών για
το Χ.Α το επόμενο διάστημα
θα ξετυλιχθούν στα προσεχή

roadshows σε Λονδίνο και
Νέα Υόρκη Στις 27-28 Νοεμβρίου

πραγματοποιείται
το Επενδυτικό Roadshow
στο Λονδίνο σε συνεργασία

με τη Morgan Stanley

Οι εκτιμήσεις
αλλά και διαθέσεις
των ισχυρών
παικτώνγια τα
ελληνικά assets το
επόμενο διάστημα
θα ξετυλιχθούν
στα προσεχή τρία
roadshows
σεΑσνδννο
καιΝεα Υόρκη

όπου έχουν προσκληθεί ήδη
πάνω από 30 ελληνικές εισηγ
μένες ενώ έχει κληθεί να συμμετάσχει

και ο'Ελληνας πρωθυπουργός

κ Κυριάκος Μητσοτάκης

Στις 1 1 Δεκεμβρίου
21 εισηγμένες θα παρευρεθούν

στο 25ο Ετήσιο Συνέδριο

Capital Link Invest
in Greece στη Νέα Υόρκη
όπου και θα έχουν one-on-one
συναντήσεις με ξένους επενδυτές

Το θέμα του φετινού συνεδρίου

είναι η επιτάχυνση των
επενδύσεων για τη διατήρηση

της ανάπτυξης και θα πραγματοποιηθεί

στο Metropolitan
Club Τέλος όπως ανακοινώθηκε

πρόσφατα και από τον
CEO του Χ.Α κ Γιάννο Κο
ντόπουλο το Χ.Α θα διοργανώσει

με την J.P Morgan
Επενδυτικό Roadshow στη
Νέα Υόρκη στις 25 Ιανουαρίου

του 2024

Επενδυτές
μακράς πνοής

Οι εξελίξεις σχετικά με
την αποεπένδυση του ΤΧΣ
από τις ελληνικές τράπεζες

Alpha Bank και Εθνική

Τράπεζα την περασμένη
εβδομάδα βοήθησαν στην
ολοκλήρωση πιθανότατα
του σκηνικού συσσώρευσης

του Γενικού Δείκτη γύρω
από τις 1 200 μονάδες όπως
σχολιάζει ο Δημήτρης Τζάνας
σύμβουλος διοίκησης της Κύκλος

ΑΧΕΠΕΥ Ενδεχομένως
δε όπως σημειώνει να ακολουθήσει

με ανάλογη διαδικασία

και το ύψους 27 ποσοστό
του ΤΧΣ στην Πειραιώς σηματοδοτώντας

την ολική μετο

Η πορεία ίου Γενικού Δείκτη ίου Χ.Α

2023 Μάρτ Μάιος Ιούή Ιεητ Μοέμ

χική έξοδο του κράτους από τις

συστημικές τράπεζες Η επιβεβαίωση

της στήριξης στις 1 196

μονάδες και το κρεσέντο εξελίξεων

στον τραπεζικό κλάδο
με την ηχηρή ψήφο εμπιστοσύνης

των επενδυτών εξωτερικού
για τις ελπιδοφόρες προοπτικές
του τραπεζικού κλάδου αλλάζουν

την επενδυτική ψυχολογία

όπως τονίζει ενώ εκτιμά

ότι ο επτάμηνος κύκλος των
ύψους 6 1 7 εκατ ειιρώ εκροών
των ξένων επενδυτών κλείνει
και ανοίγει ο κύκλος εισροών
από επενδυτές μακράς πνοής

Πλέον μένουν λίγες εβδο¬

μάδες για να κλείσει μια χρονιά

με σημαντικά κέρδη για την

αγορά τονίζει από την πλευρά

τους ο Ηλίας Ζαχαράκης
της Fast Finance προσθέτοντας

πως συνήθως οι
πρωταθλητές

σε αποδόσεις δύσκολα

τα χαλάνε στο τέλος

μιας περιόδου Η ελληνική

οικονομία ξεκάθαρα κάνει
τη διαφορά και όλα δείχνουν
ότι το 2023 θα κλείσει με σημαντική

αύξηση του ΑΕΠ όπως

προσθέτει Πάντως αν δει κάποιος

χο ετήσιο γράφημα του
Γενικού Δείκτη θα δει ότι τα
τελευταία 12 χρόνια το υψηλό

του είναι οι 1 379 μονάδες του
2014 Η διαφορά είναι ότι πολλοί

τίτλοι είναι αισθητά υψηλότερα

από τότε ενώ ο τραπεζικός

κλάδος ακόμα είναι στο
99 από τότε εξηγεί ο αναλυτής

Ο κλάδος είναι σε διαδικασία

να περάσει και πάλι στα

χέρια ιδιωτών μέσω πακέτων

με το ΤΧΣ να παίρνει πίσω μέρος

των χρημάτων του μιας
και το Ελληνικό Δημόσιο και
οι τσέπες των φορολογουμένων

έχουν φορτωθεί με αρκετά
δισ χρέους εκ μέρους τους

Το γεγονός αυτό είναι και ο

λόγος που βλέπουμε την αγο
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Σάββατο 18 Νοεμβρίου 2023 Επενδύσεις

καιτα ελληνικάομόλογατο 2024
Η ΕΔΡΑΙΩΣΗ ΤΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ ΩΣ ΕΛΚΥΣΤΙΚΟΥ ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΟΥ ΠΡΟΟΡΙΣΜΟΥ

ρά να διορθώνει και κωλυσιεργεί

το τελευταίο τετράμηνο
θυμίζοντας παράλληλα ότι το

προηγούμενο διάστημα έχει
δώσει σημαντικό Κέρδη συμπληρώνει

Εν κατακλείδι την αγορά

συνεχίζουμε να τη βλέπουμε

αισιόδοξα μεσομα
κροπρόθεσμα Της λείπει
μόνο ο νέος χάρτης του τραπεζικού

κλάδου που θα αλλάξει

σύντομα σημαντικά
καταλήγει ο κ Ζαχαράκης

Η ψήφος εμπιστοσύνης
των διεθνών επενδυτών

στις ελληνικές τράπεζες
βλ υπερκάλυψη ίου βιβλίου

προσφορών για την απόκτηση

του 20 της Εθνικής από
το Ταμείο Χρηματοπιστωτικής
Σταθερότητας και η είσοδος
της υηιΟι-εάιι στο μετοχολό
γιο της Αίρηβ ως στρατηγικός
επενδυτής με αγορά πακέτου
σε τιμή άνω της επικρατούσας
στο ταμπλό του Χ.Α αποτελούν

βάσιμα εχέγγυα αισιοδοξίας

για τη συνέχιση της
ανοδικής κίνησης του κλάδου

εκτιμά από την πλευρά
του ο Πέτρος Στεριώτης ΟΕΟ
ΚΕΠΕΥ Δεδομένης της τρα
πεζο-κεντρικότητας του Χ.Α
οι τίτλοι του κλάδου αναμένε¬

ται να συμπαρασύρουν εφεξής

ολόκληρο το ταμπλό και να
αναβαθμίσουν ης προοπτικές
χρηματοδότησης της ελληνικής
οικονομίας όπως προσθέτει

Σε αυτήν τη συγκυρία τα

εμπλεκόμενα επαγγελματικά
χαρτοφυλάκια έχουν άριστες
πληροφορίες ισχύ και χαρακτήρα

μακρόχρονης διακράτη
σης και λογικό προδικάζουν
ότι σε εύλογο χρονικό διάστημα

θα αποκομίσουν κεφάλαιο
συν κέρδος Αναμένουμε
τις εξελίξεις και συνιστούμε

στουςΈλληνες επενδυτές
λιανικής καμένους

και μη την αποφυγή βιαστικών

κινήσεων και μαζικής

ψυχολογίας επισημαίνει

ο κ Σιεριώιης.Όπως
καταλήγει διεθνώς ο τραπεζικός

κλάδος ευνοήθηκε θεωρητικά

φέτος από την άνοδο
των επιτοκίων και το άνοιγμα
της ψαλίδας μεταξύ ίων επιτοκίων

χορηγήσεων και καταθέσεων

Θετικό για τις αποτιμήσεις

τους και το γεγονός ότι
αποφεύγεται το σενάριο της

παγκόσμιας ύφεσης και άρα
οι προοπτικές για βιομηχανία
μεταποίηση κατανάλωση και
αποπληρωμή παλαιότερων δανείων

είναι αρκετά ευοίωνες

Δυνστή η ελληνική
οικονομία το 2024
2025 λένε οι διεθνείς
οίκοι ισχυρό στοίχημα
τα ελληνικά οπόλογα

Το Θαύμα των ελληνικών
ομολόγων συνεχίζεται

Η αγορά ομολόγων από την πλευρά τι συνεχίζει να είναι ιδιαίτερα υποστη
ρικτική για τις αποτιμήσεις των ελληνικών μετοχών με τις αποδόσεις των
κρατικών τίτλων να πλησιάζουν αυτές της Ισπανία πλέον έχοντας αφήσει

αρκετά μέτρα πίσω εδώ και μήνες τις αποδόσεις των ιταλικών ομολόγων Η απόδοση

του ελληνικού 1 θετούς κινείται γύρω από το επίπεδο του 3,79 και στα χαμηλότερα
επίπεδα από τον Ιούλιο με το ςρτβθά να υποχωρεί στις 1 1 7 μονάδες βάσης από περίπου

235 μ.β τον Ιανουάριο Το μεγάλο ατού της Ελλάδας είναι ότι αποτελεί το μαναδι
κό ςτοτγ αναβάθμισης σε νέα επενδυτική πίστα διεθνώς τη στιγμή που η ελληνική αγορά
ομολόγων χαρακτηρίζεται από έλλειψη τίτλων ςοβτατγ γεγονός που τα κάνει περιζητητα

Παράδειγμα αυτής της ισχυρή ς ζήτησης ήταν η δημοπρασία για την επανέκδοση του
τίτλου λήξη Ιουνίου 2033 όπου η απόδοση διαμορφώθηκε στο 3,76 από 4,34
κατά την προηγούμενη αντίστοιχη δημοπρασία τον Οκτώβριο με το Ελληνικό Δημόσιο
να αντλεί 200 εκατ ευρώ Η ατίςωυρ μάλιστα χαρακτήρισε τη συγκεκριμένη δημοπρασία

που είναι και η τελευταία για το έτος μια σημαντική ευκαιρία για τους επενδυτές να τοποθετηθούν

στους ελληνικούς τίτλους εν όψει της αξιολόγησης της Πτοη την 1 η Δεκεμβρίου
όταν η αναβάθμιση κατά μία βαθμίδα έπειτα από ανάλογη κίνηση της 5&Ρ πρόσφατα θα
καθιστούσε τα ελληνικά ομόλογα επιλέξιμα για συμπερίληψη στον δείκτη του ΒΙοοΓήσεΓα
ΒθΓΟίβγς ΤΓθθςυτγ Στην εγχώρια καμπύλη όπως σημείωσε η Οτι βλέπει ελκυστικό σημείο
εισόδου στα ελληνικά ομόλογα λήξης Ιουνίου 203 1 Ιουνίου 2033 και Φεβρουαρίου 2045

Η ΟοΙάποη 53εη από την πλευρά της συνέστησε στους επενδυτές να τοποθετηθούν

στα ελληνικά ομόλογα το 2024 χαρακτηρίζο ντάς τα καλής ποιότητας τίτλους
Η αμερικανική τράπεζα αναμένει πως θα συνεχίσουν την υπεραπόδοσή τους χάρη στη χαμηλή

εκδοτική δραστηριότητα του Ελληνικού Δημοσίου το επόμενο έτος στην ισχυρή ανάπτυξη
της ελληνικής οικονομίας και στο γεγονός ότι οι αγορές αναμένεται να ανταμείψουν τους

κρατικούς τίτλους των χωρών που σημειώνουν βελτίωση στα δημοσιονομικά τους μεγέθη

ι ι Η πορεία της απόδοσης του ε&ηηνικού 1 θετούς ομολόγου

2023 Μάρτ Μάιος Ιούπ

Δυνατή η ελληνική οικονομία το 2024-2025
ιδικά σε ό,τι αφορά την οικονομία οι εκτιμήσεις των
μεγάλων οίκων είναι ιδιαίτερα αισιόδοξες Η ί)Β8
εκτιμά πως ιι ανάπτυξη στην Ελλάδα το 2024

αλλά και το 2025 θα διαμορφωθεί στο 3 η ννΌοά την
τοποθετεί στο 3,5 για το 2024 από 2,8 φέτος και
στο 4 το 2025 και η Μογ^ηπ τ&ηΙβγ βλέπει ανάπτυξη

2,4 την επόμενη διετία από 2,3 φέτος
Όπως τόνισε μάλιστα η Μ.5 σε έκθεσή της την περασμένη

εβδομάδα οι επενδύσεις θα γίνουν η βασική κινητήριος

δύναμη της ανάπτυξης το 2024 και ίο 2025 χάρη στην
αύξηση των άμεσων ξένων επενδύσεων και την εφαρμογή
των μεταρρυθμίσεων του Ταμείου Ανάκαμψης Αυτό αντισταθμίζει

σε σημαντικό βαθμό τις επιπτώσεις από τη σύσφιξη
της νομισματικής πολιτικής και την αύξηση του κόστους

δανεισμού Παράλληλα θεωρεί ότι είναι θέμα χρόνου
η Ελλάδα να αναβαθμιστεί σε επενδυτική βαθμίδα και
από τις Μοοαγ'.ς και ΡίίοΗ το αργότερο μέσα στο πρώτο

εξάμηνο του 2024
Αξίζει να σημειωθεί πάντως πως η επιστροφή στην κανονικότητα

την οποία επισφραγίζει η επενδυτική βαθμί¬

δα όσο σημαντικό επίτευγμα και αν είναι δεν σημαίνει πως

βάζει τέλος στις προκλήσεις για την Ελλάδα Η χώρα ουσιαστικά

παύει να αποτελεί εξαίρεση στην Ευρωζώνη αλλά η
επενδυτική βαθμίδα δεν είναι πανάκεια

Οπως σημείωσε πρόσφατα και ο Ε8Μ η ανάκτηση της
επενδυτικής βαθμίδας είναι μόνο το πρώτο βήμα Για να διατηρήσει

και κυρίως να ενισχύσει αυτό το καθεστώς η Ελλάδα

πρέπει να ολοκληρώσει τον εκσυγχρονισμό της και να
διατηρήσει τη μεταρρυθμιστική της δυναμική Η επενδυτική

βαθμίδα είναι Θέμα εμπιστοσύνης ανέφερε
Η αξιολόγηση μιας χώρας δεν αποτελεί το βασικό και

μοναδικό κριτήριο για τους επενδύτες καθώς πλέον ζυγίζουν

τις οικονομικές προοπτικές επιβραβεύουν τη δημοσιονομική

σύνεση και κλείνουν την πόρτα όπου βλέπουν κινδύνους

πολιτικής βλ Ιταλία Συνεπώς η δημοσιονομική
σύνεση πρέπει να είναι διαρκής Άλλωστε είναι απαραίτητη

για να έρθουν και άλλες αναβαθμίσεις Πριν από την κρίση

χρέους η Ελλάδα βαθμολογούνταν με έως και Α πέντε

βαθμίδες πάνω από το χαμηλό ιηνθςΐιηθηΐ 8Γ3θ.ε που
έχει αυτή τη στιγμή
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Στις 11

Δεκεμβρίου το

Συνέδριο της
Capital Link

ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ. Με τη συμμετοχή
υπουργών, κυβερνητικών παραγόντων 

αλλά και στελεχών των
μεγαλυτέρων ελληνικών και διεθνών 

τραπεζών, όπωε επίσηβ και
εκπροσώπων από το ναυτιλιακό,
επενδυτικό, ενεργειακό και τουριστικό 

τομέα, θα πραγματοποιηθεί 
axis 11 Δεκεμβρίου, στο

Metropolitan Club xns Néas Υόρ-
Kns, το 25ο επενδυτικό φόρουμ
για την Ελλάδα xns Capital Link
(«25th Annual Capital Link Invest 

in Greece New York Forum:
Accelerating Investments for
Sustainable Growth»).

«Με μεγάλη υπερηφάνεια και
συγκίνηση, η Capital Link φέτοβ
γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η
επέτειο διοργάνωσα του μακροβιότερου 

επενδυτικού Συνεδρίου 
για την Ελλάδα που πραγματοποιείται 

στο εξωτερικό. Η εκδήλωση 

αυτή, η οποία είναι γνωστή 

για την ποιότητά ms και για
τη συμμετοχή κυβερνητικών και
βιομηχανικών ηγετών, πραγματοποιείται 

κάθε χρόνο, ανεξάρτητα 
από Tis πολιτικέβ και οικο-

νομικέβ συνθήκεβ στην Ελλάδα»,
αναφέρουν στην ανακοίνωση οι
διοργανωτέβ.

Οπωβ συμβαίνει διαχρονικά
και ανεξαρτήτου κυβέρνησηβ, οι
εργασίεβ θα ξεκινήσουν με βιντεοσκοπημένο 

χαιρετισμό του
Ελληνα Πρωθυπουργού, με τον
Κυριάκο Μητσοτάκη να στέλνει

Στο συνέδριο θα
μιλήσουν Υπουργοί
και κυβερνητικά
στελέχη

το δικό του μήνυμα npos τον
επενδυτικό κόσμο και tous συμ-
μετέχοντεβ. Παράλληλα, στα πάνελ 

θα συμμετέχουν, μεταξύ άλλων, 

ο υπουργόε Οικονομίαβ Κω-
στήβ Χατζηδάκηβ, ο υπουργόε
Υποδομών και Μεταφορών Χρή-
OTOS Σταϊκοϋραβ, ο υπουργόβ
Περιβάλλοντοβ και Ενέργειαβ
Θεόδωροβ Σκυλακάκηβ, η
υπουργόε Τουρισμού Ολγα Κε-
φαλογιάννη, ο αναπληρωτήβ
υπουργόβ Οικονομίαβ, Nîkos Πα-
παθανάσηβ, ο επικεφαλήβ xns Ει-
δικήβ Υπηρεσίαβ Συντονισμού
Ταμείου Ανάκαμψηβ (ΕΥΣΤΑ),
Ορέστηβ Καβαλάκηβ, ο γενικόβ
διευθυντήβ του ΟΔΔΗΧ, Δημή-
τρηβ Τσάκωναβ, ο πρόεδροβ του
ΣΟΕ του υπουργείου Οικονομικών, 

Μιχάληβ Αργυρού και ο γε-
viKÔs γραμματέαβ Δημοσίων
Εσόδων, Γιώργοβ Πιτσιλήβ.

Το συνέδριο διοργανώνεται
σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο 

Αθηνών (Athens Exchange 

Group - ATHEX Group),
το Χρηματιστήριο xns Néas Υόρ-
Kns (New York Stock Exchange)
και την υποστήριξη μεγάλων διεθνών 

τραπεζών (Goldman Sachs,
Barclays, BNP Paribas, Citi, Morgan 

Stanley Nomura & Axia Ventures 

Group) και Οργανισμών.
Οι κύριοι χορηγοί είναι η Goldman 

Sachs και η TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation), ενώ
τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού
Προξενείου xns Ελλάδοβ στη
Νέα Υόρκη.
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ΜανίφέσΐΟ Δευτέρα 13 Νοεμβρίου 2023
M0NEYFEST0

Στρατηγική
Ο πρώην υπουργός Γιάννης Μανιάτης όταν
αποφάσισε να ασχοληθείμε την πολιτική
χάραξε εθνική στρατηγική στον τομέα της
ενέργειας όπως ο αγωγός μεταφοράς φυσικού
αερίου EastMed αλλά και η ηλεκτρική
διασύνδεση Ελλάδας Κύπρου Ισραήλ

Περιζήτητα
τα δάνεια
Τα δάνεια του Ταμείου Ανάκαμψης
έχουν απογειωθεί Μέχρι τα μέσα
Σεπτεμβρίου 228 επενδυτικά σχέδια

για δάνεια 3,35 δισ ευρώ από
πόρους του Ταμείου για επενδύσεις

8,1 5 δισ ευρώ έχουν συμβα
σιοποιηθεί από τις τράπεζες και
την ΕΤΕπ Η αγορά θεωρεί ότι το
εργαλείο αυτό είναι το πλέον καινοτόμο

και ευέλικτο πρόγραμμα
κρατικών ενισχύσεων που είχε

ποτέ η Ελλάδα άποψη που συμμερίζεται

και η Ευρωπαϊκή Επιτροπή
Το νέο πλαίσιο που δίνονται τα

δάνεια εξασφαλίζει και γρήγορες
εκταμιεύσεις και αυτό είναι σημαντικό

Το πρόγραμμα σχεδιάστηκε
από τον πολιτικά αρμόδιο υπουργό

Θόδωρο Σκυλακάκη ενώ είχε
την τεχνοκρατική σφραγίδα του
πρώην διοικητή του Ταμείου Ανάκαμψης

Νίκου Μαντζούφα

Επενδυτική
επέκταση
Την άμεση έναρξη και υλοποίηση

εκτενούς έκτακτου επενδυτικού

προγράμματος ύψους 10
εκατ ευρώ στον κλάδο της Συ¬

σκευασίας το οποίο θα υλοποιηθεί

στην Ελλάδα ανακοίνωσε η

εταιρεία Πλαστικά Θράκης Το νέο
επενδυτικό πρόγραμμα είναι

προσανατολισμένο

στη βιώσιμη ανάπτυξη

με έμφαση στην περαιτέρω
αύξηση της παραγωγικής δυναμικότητας

της συγκεκριμένης θυγατρικής

του ομίλου αλλά και ευρύτερα

του κλάδου της Συσκευασίας
Οι νέες επενδύσεις ανέρχονται στο
ύψος των 10 εκατ ευρώ περίπου
και αναμένεται να βρίσκονται σε
πλήρη παραγωγική λειτουργία
εντός του πρώτου εξαμήνου του
2024 Με βάση τον συγκεκριμένο
χρονικό προγραμματισμό οι νέες
επενδύσεις εκτιμάται ότι θα αυξήσουν

άμεσα και ειδικότερα από
την αρχή του 2024 την παραγωγική

δυναμικότητα της ως άνω θυγατρικής

εταιρείας κατά 4.000 τόνους

περίπου σε ετήσια βάση

Κινήσεις
με μέλλον
Επενδύσεις που θα ξεπεράσουν τα
1 20 εκατ ευρώ κατευθυνόμενες
στα logistics και στο δίκτυο πώλησης

προγραμματίζει για την τριετία
2024 2026 η Lidl Ελλάς Εχοντας

ρίξει στην εγχώρια αγορά
κεφάλαια πάνω από 1 4 δισ ευρώ

QUO
vadis

Στηρίζει
και πάλι

τους νέους
Ο υπουργός Επικρατείας

είχε πριν μήνες εκπονήσει

ένα πρόγραμμα
αγοράς ακινήτων για

νέα ζευγάρια ύψους
750 εκατ ευρώ το
οποίο τελείωσε επιτυχημένα

Τώρα ο υπουργός
προωθεί το νέο

Youthpass Δίνει τα 1 50
ευρώ λέγοντας δίπλα
στους νέους στα πρώτα
βήματα της ενηλικίωσης
τους με ουσιαστικές
αλλά και συμβολικές κινήσεις

To youthpass
δεν λύνει τα προβλήματα

των νέων λειτουργεί
όμως ως υπενθύμιση
ότι για πρώτη φορά

έχουμε μια κυβέρνηση
που νοιάζεται σχεδιάζει

και υλοποιεί πολιτικές

για καλύτερη
δημόσια εκπαίδευση
φθηνότερη στέγη πιο
δίκαιη αγορά εργασίας

υψηλότερα εισοδήματα

και περισσότερες
ευκαιρίες απασχόλησης
ώστε τα νέα παιδιά να
μένουν και να δημιουργούν

στη χώρα μας από
επιλογή Οι νέοι 18 ή 19
ετών μπορούν μέχρι και
την Τρίτη 5 Δεκεμβρίου
να κάνουν αίτηση για το

youthpass Ο κυβερνητικός

σχεδιασμός θα
έχει πολλές τέτοιες κινήσεις

στην πορεία προς
το ερχόμενο καλοκαίρι

λαμβάνοντας υπόψη
και τα έκτακτα γεγονότα
που πιθανά να τις επιβάλουν

από το 1999 μέχρι

σήμερα η κορυφαία

εκπτωτική αλυ
σίδα σούπερ μάρκετ πρόκειται να
ενισχύσει τις αποθηκευτικές της
υποδομές Επιπλέον το επενδυτικό

πλάνο της αλυσίδας περιλαμβάνει
και τη δημιουργία νέων καταστημάτων

μέσα στην επόμενη
τριετία Αυτή τη στιγμή η Lidl Ελλάς

διαθέτει πανελλαδικό δίκτυο
230 καταστημάτων και 5 κέντρα
διανομής με τον συνολικό αριθμό

των εργαζομένων να φθάνει τα
6.772 άτομα

Ανάπτυξη
για τη ΔΕΗ
Καταλύτης για τον δομικό μετασχηματισμό

της ΔΕΗ στη λιανική
αποτελεί η εξαγορά της Κωτσόβο
λος μετατρέποντας την Επιχείρηση
από έναν παραδοσιακό ενεργειακό

πάροχο σε έναν πελατοκεντρι
κό οργανισμό που θα προσφέρει
ένα μπουκέτο ολοκληρωμένων
υπηρεσιών Ο διευθύνων την ΔΕΗ

μίλησε στους αναλυτές για τα οικονομικά

αποτελέσματα του εν
νιαμήνου και είπε ότι έρχεται πιο
κοντά στην ενέργεια και η ενέργεια

με την σειρά της συγκλίνει με
το λιανεμπόριο Η αλυσίδα λιανι¬

κής με τα 95 καταστήματα

σε Ελλάδα

και Κύπρο διαθέτει
ένα πιστό πελατολόγιο στο οποίο
η ΔΕΗ μπορεί να παρέχει πρόσθετες

υπηρεσίες και προϊόντα φω
τοβολταϊκά στέγης αντλίες θερμότητας

φορτιστές ηλεκτρικών
οχημάτων κ.ά Ταυτόχρονα όμως
διαχέει στην Επιχείρηση την τεχνογνωσία

της Κωτσόβολος στη λιανική

ως ο μεγαλύτερος ασφαλιστικός

σύμβουλος στην Ελλάδα
ο μεγαλύτερος πάροχος καταναλωτικών

δανείων και η μεγαλύτερη
εταιρεία στην εγκατάσταση μεγάλων

οικιακών συσκευών Ο κ
Στάσσης τοποθέτησε την ολοκλήρωση

της συμφωνίας στο πρώτο
τρίμηνο του 2024 Πλέον η ΔΕΗ
αποκτά σταθερότητα έχοντας ευκαιρίες

περαιτέρω ανάπτυξης στην
περιοχή της Νοτιοανατολικής Ευρώπης

Η Επιχείρηση προβλέπεται
να παρουσιάσει το πενταετές

business plan στο Λονδίνο στις 23
Ιανουαρίου Νωρίτερα μεταξύ 27
και 28 Νοεμβρίου θα επισκεφτεί
τη βρετανική πρωτεύουσα για να
συμμετάσχει στην εκδήλωση που
διοργανώνουν η Morgan Stanley
και το Χρηματιστήριο Αθηνών
ενώ στις 1 1 Δεκεμβρίου θα μεταβεί

στη Νέα Υόρκη για να συμμετάσχει
στο Capital Link Investment

Εμβληματική πώληση
Σταθερή εξακολουθεί να παραμένει η ζήτηση για τις πολυτελείς

κατοικίες στην Ελλάδα Ερευνες δείχνουν ότι την αγορά
ακινήτων επιλέγουν σταθερά και διαχρονικά οι επενδυτές
καθώς η χώρα μας αποτελεί έναν από τους πλέον ελκυστικούς

προορισμούς Το εμβληματικό ρετιρέ του One Athens
πωλήθηκε για το ποσό των 5,6 εκατ ευρώ Με θέα προς την
Ακρόπολη και τον Σαρωνικό το One Athens στο Κολωνάκι

είναι ένα από τα πλέον πολυτελή οικιστικά συγκροτήματα
στο κέντρο της Αθήνας με μια πλούσια ιστορία που χρονολογείται

από τη δεκαετία του 1 950

tomanifesto.gr
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To BrainReGain-Ελ
ληνισμός Εν Δράσει
συμμετείχε σιο 25ο ετήσιο

Forum Invest in Greece

της Capital Link στη Νέα

Υόρκη To BrainReGain

η πρωτοβουλία του Μη

Κερδοσκοπικού Σωματείου
Ελληνικές Ρίζες για τον

επαγγελματικό επαναπατρισμό

των Ελλήνων του εξωτερικού

αντιπροσώπευσε το

μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου

η δρ Πόπη Καλαϊτζή

σε ένα από τα πάνελ του

φόρουμ με θέμα το Brain

Regain Η δρ Καλαϊτζή παρουσίασε

την Πρωτοβουλία
BrainReGain και τη Συμμαχία
η οποία απαρτίζεται από 42

ελληνικές επιχειρήσεις 88

υψηλόβαθμα στελέχη καταξιωμένους

επιστήμονες και

ένα δίκτυο που απλώνεται

σε 100.000 Έλληνες του

εξωτερικού Περισσότερα
στο csrnews.gr
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Παρουσίαση των πρωτοβουλιών του
BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει
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Invest in Greece Παρουσιάστηκαν
τα BrainReGain Mentoring και BrainGaîn

JOBS in Greece
To BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού
Σωματείου Ελληνικές Ρίζες για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων
του εξωτερικού συμμετείχε στο 25ο ετήσιο Forum Invest in Greece της Capital
Link που διεξήχθη στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της
Ελλάδας To BrainReGain αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου
η Δρ Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain
στο οποίο συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα
για την ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών Στο πάνελ συμμετείχαν
επίσης ο Παναγιώτης Καραμπίνης Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece ο
Νίκο Γκαριμπόλντι Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου
Ψηφιακής Καινοτομίας CDI της Pfizer στη Θεσσαλονίκη η Μέλισσα Φραγκίσκη Γενική
Διευθύντρια Γενική Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η Γιάννα
Ανδρονοπούλου Γενική Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα Κύπρο και Μάλτα

Greece Country Highlights σε συνεργασία με την ΕΥ
Η Δρ Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις 88 υψηλόβαθμα στελέχη καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού
Κατά τη διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε και το πρόγραμμα BrainReGain

Mentoring όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού και το οποίο έχει λάβει
μέχρι σήμερα πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή Παράλληλα αναφέρθηκε στη
λειτουργία του BrainGain JOBS in Greece της διαδικτυακής δωρεάν πλατφόρμας
της Πρωτοβουλίας η οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού
να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε ελληνικές επιχειρήσεις Η Δρ Καλαϊτζή
επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση Greece Country Highlights που
εκδόθηκε σε συνεργασία με την ΕΥ μέλος της Συμμαχίας Η έκθεση αυτή ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και
εξελίξεις στο ελληνικό ρυθμιστικό νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο Επίσης έκανε
αναφορά στα αποτελέσματα των ερευνών οι οποίες διεξάγονται τακτικά από την
Πρωτοβουλία BrainReGain Θα επέστρεφα αν που απευθύνεται σε Έλληνες που
ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό και Θα προσλάμβανα αν που απευθύνεται σε
επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην Ελλάδα Στόχος των ερευνών αυτών είναι
να διερευνηθούν οι προϋποθέσεις για την επιστροφή των brain drainers όπως επίσης
και η πρόθεση των εταιρειών να προσλάβουν επαναπατρισθέντες Έλληνες
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πίσω
από tic
κάμερεε

Ματίνα Παπαχριστούδη

ΔΥΣΚΟΛΑ άρχιοε η χρονιά για τα

μίντια Το Μαξίμου διεμήνυσε σε

εκδότες και ιδιοκτήτες ιστοσελί
δων και ραδιοφωνικών σταθμών
πως πάλι δεν θα πληρώσει την
εισφορά του 2 για τον ασφαλιστικό

οργανισμό των MME τον
ΕΔΟΕΑΠ Τα τρία τελευταία χρόνια
δόθηκαν από τον προϋπολογισμό
τουλάχιστον 20 εκατ ευρώ για
ασφαλιστικές εισφορές των μίντια
και απευθείας χρηματοδοτήσεις
έκδοσης εφημερίδων και λειτουργίας

ιστοσελίδων

Αυιά δεν λένε ία MME

γι auto δεν ta λένε οία MME
Ταγμένα στην υπηρεσία

της κυβερνητικής
προπαγάνδας τα μίντια

άρχισαν την επιχείρηση
χειραγώγησης για τις προτεραιότητες

του Μαξίμου το 2024
με κυρίαρχο το νομοσχέδιο για τα ιδιωτικά ΑΕΙ Οι
πραγματικές ειδήσεις όπως ποιοι επωφελούνται

ΜΙΚΡΟΤΈΡΟΣ θα είναι και ο προϋπολογισμός

κρατικών ενισχύσεων για
τις τηλεοπτικές παραγωγές μέσω
ΕΚΟΜΕ ή ΕΣΠΑ Ήδη όπως λένε οι

πληροφορίες τα μεγάλα ιδιωτικά
κανάλια συμφώνησαν σε κοινή πολιτική

απέναντι στις συνεργαζόμενες
εξωτερικές εταιρείες παραγωγής
απαιτώντας μείωση κόστους κατά

τουλάχιστον 30 Η μείωση κόστους
αφορά όλες τις δαπάνες και το

προσωπικό που μεταφέρθηκε από
τα κανάλια στις συνεργαζόμενες
εταιρείες παραγωγής

ΠΛΗΘΑΙΝΟΥΝ τα δημοσιεύματα που

αφορούν το μέλλον των κομματικών
MME του ΣΥΡΙΖΑ Από την εταιρεία
δεν διαψεύδονται τα σενάρια για πιθανή

ιδιωτικοποίηση του ραδιοφωνικού

σταθμού Στο Κόκκινο αν
και νομικά δεν μπορεί να μεταβιβαστεί

σε ιδιωτική εταιρεία όπως και

για πιθανή αναστολή έκδοσης του

καθημερινού φύλλου της Αυγής Η

πληρωμή μισθών και δώρων στους
εργαζόμενους από δωρεά του
Στ Κασσελάκη και βουλευτών του

κόμματος δημιούργησε αναταραχή

από τη χρηματοδότηση των μη κρατικών

πανεπιστημίων συνεχίζουν να
αποκρύπτονται ή να παραποιούνται

Την ίδια στιγμή χιλιάδες πλειστηριασμοί

κατοικιών αναμένονται
το προσεχές διάστημα — η πρόσφατη
αυτοκτονία δανειολήπτη στην Ελευσίνα

που πρώτα έβαλε φωτιά στο σπίτι
του επειδή θα το έπαιρνε
η τράπεζα είναι μόνο η
αρχή Ta MME απέκρυ
ψαν τον πλειστηριασμό
Ούτε πρόκειται να κάνουν
ρεπορτάζ ή έρευνα για τον
πακτωλό ενισχύσεων έως
και 6ο που άνοιξε από
το ΕΣΠΑ για εταιρείες
ακινήτων σε βραχυχρόνιες

μισθώσεις λειτουργία
ξενοδοχείων και τουριστικών

καταλυμάτων
Τον Φεβρουάριο του

2θΐ9 ο Κ Μητσοτάκης
υποσχέθηκε στο διεθνές
κεφάλαιο πως η Ελλάδα
μπορεί να γίνει η μπαταρία

της Ευρώπης με τη ΝΔ
κυβέρνηση μιλώντας στη
συνεδρίαση του Ευρωπαϊκού

Λαϊκού Κόμματος Η δέσμευση τηρήθηκε

και η χώρα καταστρέφει το φυσικό

περιβάλλον της για να στηθούν τα

αιολικά πάρκα προσεχώς και στη
θάλασσα Τον Δεκέμβριο του 2022
στο 24° Φόρουμ της Capital Link
στη Νέα Υόρκη ο Τζέφρι Πάιατ
πρώην πρέσβης των ΗΠΑ εξήρε
τις πρωτοβουλίες Μητσοτάκη που
έφεραν αμερικάνικες εταιρείες
όπως οι 547 Energy και Ameresco
για επενδύσεις δισεκατομμυρίων
στην αιολική ενέργεια ή την ΟΝΕΧ
Στο ίδιο συνέδριο παρουσιάστηκε
η πολιτική χρηματοδοτήσεων στο
ξένο κεφάλαιο με κρατική εγγύηση

από κορυφαίους υπουργούς και
στελέχη τραπεζών Real estate και
τουρισμός κατέχουν εξέχουσα θέση
οκτώ στις δέκα επενδύσεις στην Ελλάδα

αφορούν πλέον αυτούς τους
κλάδους όπως δηλώθηκε

Για να θυμηθούμε την αρχή
σε μια από τις δημόσιες δηλώσεις
του ο Γ Αλαφούζος του ΣΚΑΙ έχει
παραδεχτεί με αφοπλιστική ειλικρίνεια

πως στις ειδήσεις από το
2θΐο ακολουθούσαν τις οδηγίες
που έδιναν οι πιστωτές θυσιάζοντας

τηλεθέαση και έσοδα Σήμερα
τα MME δεν έχουν ανάγκη το

άλλοθι των πιστωτών χορεύουν
στον ρυθμό που τους υπαγορεύει ο
χαλκάς της υποταγής στην κυρίαρχη

πολιτική
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Συμφωνία 160 εκατ για τον Βαγγέλη
Μαρινάκη με ιην κυπριακή Yoda PLC
• Ο εφοπλιστής σε ανακοίνωση ιου στο αμερικανικό χρηματιστήριο αποκάλυψε ότι η Capital Maritime πούλησε
10 εκατ μετοχές τπς Capital Product Partners στη Yoàa PLC έναντι 16 δολαρίων τη μετοχή

Γ ™Πο 18 της ναυτιλιακής Capital
Troduct Partners πουλά στον κυπριακό

όμιλο Yoda PLC ο Ευάγγελος

Μαρινάκης
Σύμφωνα με δημοσίευμα τπς

Trade Winds ο εφοπλιστής σε ανα
κοίνωσή του στο αμερικανικό χρηματιστήριο

αποκάλυψε ότι η Capital Maritime
πούλησε 10 εκατ μετοχές της Capital Product
Partners στη Yoda PLC έναντι 16 δολαρίων τη
μετοχή

Με τη συμφωνία ύψους 160 εκατ δολαρίων
ο κυπριακός όμιλος με επενδύσεις στους τομείς
του τουρισμού και του real estate καθίσταται ο

δεύτερος μεγαλύτερος μέτοχος της ναυτιλιακής
εταιρίας

Σύμφωνα με την Yoda η συναλλαγή αποτελεί
μέρος του επιχειρηματικού σχεδίου της Εταιρίας

για περαιτέρω επενδύσεις και επέκταση των
δραστηριοτήτων της στον ναυτιλιακό τομέα
καθώς η Capital Product Partners είναι μια
διεθνής ναυτιλιακή εταιρία που ασχολείται με
τη θαλάσσια μεταφορά φυσικού αερίου

Η CPLP είναι εισηγμένη στο χρηματιστήριο
των ΗΠΑ ιδιοκτήτρια σύγχρονων πλοίων μεταφοράς

LNG με 8 σε λειτουργία και άλλα δέκα
υπό παραγγελίες που θα ολοκληρωθούν εντός
των επόμενων 3 ετών

Τι σημαίνει η είσοδος της κυπριακής
YODA στην CPLP του Βαγγέλη Μαρινάκη

Η είσοδος ίου fund YODA PLC με έδρα την
Κύπρο στην εισηγμένη στην αμερικανική κεφαλαιαγορά

Capital Product Partners συμφερόντων

Βαγγέλη Μαρινάκη αποτελεί μία σημαντική
άντληση κεφαλαίων για την εταιρεία ίου

Έλληνα πλοιοκτήτη ο οποίος έχει στόχο και τον
υλοποιεί με σταθερά βήματα για ανάπτυξη της
CPLP στον κλάδο της μεταφοράς υγροποιημένου
φυσικού αερίου

Από την άλλη πλευρά το fund πείστηκε ότι
είναι μία προσοδοφόρα επένδυση για τους μετόχους

του και έδωσε ψήφο εμπιστοσύνης στον
Βαγγέλη Μαρινάκη ο οποίος είναι από τους
πρωτοπόρους εφοπλιστές παγκοσμίως στην
πορεία για την πράσινη μετάβαση της ναυτιλίας

σε μία εποχή μηδενικών ρύπων
To fund έγινε ο δεύτερος μεγαλύτερος μέτοχος

της CPLP μετά τον Βαγγέλη Μαρινάκη
Τον περασμένο Οκτώβριο και πιο συγκεκριμένα

στις 3 του μήνα ο Γεράσιμος Καλογηράτος
CEO της Capital Product Partners CPLP στο
πλαίσιο του συνεδρίου του 13ου Συνεδρίου της
Capital Link είχε εκμυστηρευτεί από έδρας

Το ταξίδι προς την πράσινη βιώσιμη ναυτιλία
και την ευθυγράμμιση με τον στόχο του

Διεθνούς Ναυτιλιακού Οργανισμού για μηδενική
κατανάλωση μέχρι το 2050 περιλαμβάνει

ένα μείγμα στρατηγικών επιχειρηματικών και
τεχνικών αποφάσεων

Λίγες εβδομάδες αργότερα στις 13 Νοεμβρίου
ανακοινώθηκε η σύναψη συμφωνίας

Umbrella Agreement μεταξύ της Capital
Maritime Trading και της Capital GP L.LC
που προέβλεπε την απόκτηση 11 νεότευκτων
πλοίων μεταφοράς υγροποιημένου φυσικού

To fund
πείστηκε
ότι είναι μία
προσοδοφόρα
επένδυση για
τους μετόχους
ίου και
έδωσε ψήφο
εμπιστοσύνης
στον Βαγγέλη
Μαρινάκη

αερίου από την Capital Maritime συνολικού

τιμήματος 3,13 δισ δολαρίων
Με την κίνηση αυτή η Capital Product

Partners εισήλθε σε μια νέα εποχή με έμφαση

στο φυσικό αέριο ως καύσιμο και
στην αποκλειστική εστίαση στην αγορά της
μεταφοράς ενέργειας

Ο Γεράσιμος Καλογηράτος εκείνον τον
Οκτώβριο είχε σχολιάσει

Τα χρονικά περιθώρια για την ολοκλήρωση

της πράσινης μετάβασης για ουσιαστική

αλλαγή στενεύουν προτρέποντας
όλους μας να δράσουμε γρήγορα και αποφασιστικά

Ενώ η ναυτιλία αντιπροσωπεύει
σύμφωνα με τον ΙΜΟ μόνο το 2,9 των

παγκόσμιων εκπομπών παρά το γεγονός
ότι σχεδόν το 90 του παγκόσμιου εμπορίου

μεταφέρεται μέσω θαλάσσης πιστεύουμε

ακράδαντα ότι κάθε κλάδος πρέπει να
καταβάλλει κάθε δυνατή προσπάθεια για
τη μείωση του αποτυπώματος άνθρακα
και συνέχισε

Από τεχνικής άποψης έχουμε αναγνωρίσει
το υγροποιημένο φυσικό αέριο ως το

βασικό μεταβατικό καύσιμο μια ώριμη βιώσιμη

λύση που υποστηρίζεται από τους
κανονισμούς της Ε.Ε και του κόσμου Η
χρήση του ΥΦΑ ως καυσίμου θέτει τα κρίσιμα

πρώτα βήματα στις λειτουργίες επί του
πλοίου και στην εφοδιαστική ανοίγοντας
το δρόμο προς την ουδετερότητα ως προς
τον άνθρακα με το E-LNG και το πράσινο
υδρογόνο για να προσθέσει

Αντιμετωπίζοντας την παγκοσμίως επείγουσα

επιτακτική ανάγκη για τον μετριασμό
της κλιματικής αλλαγής η απαλλαγή από
τον άνθρακα αναδεικνύεται ως μια κομβική

πορεία προς έναν πιο πράσινο και ασφαλέστερο

πλανήτη και κατέληξε λέγοντας
Δεν πρόκειται για ένα εύκολο μονοπάτι
αλλά για ένα ταξίδι που επιβάλλει τολ¬

μηρές δράσεις μετασχηματιστικές ιδέες και
ακλόνητα δέσμευση

Σύμφωνα με την Yoda η αγορά 10 εκατ
μετοχών της Capital Product Partners έναντι

16 δολαρίων τη μετοχή συνολικού
ύψους 160 εκατ δολαρίων αποτελεί μέρος
του επιχειρηματικού σχεδίου της εταιρίας
για περαιτέρω επενδύσεις και επέκταση
των δραστηριοτήτων της στον ναυτιλιακό
τομέα καθώς η Capital Product Partners
είναι μια διεθνής ναυτιλιακή εταιρία που
ασχολείται με τη θαλάσσια μεταφορά φυσικού

αερίου
Η YODA PLC είναι δημόσια επενδυτική

εταιρεία περιορισμένης ευθύνης εισηγμένη
στο Χρηματιστήριο Αξιών Κύπρου Επικεφαλής

ως διευθύνων σύμβουλος είναι ο

Ισραηλινός Alon Bar Γεννήθηκε στο Ισραήλ
την 1η Μαΐου 1980 και έχει 16 χρόνια

εμπειρίας στον τομέα των χρηματοπιστωτικών
υπηρεσιών και των επενδύσεων σε

ακίνητα Διαθέτει σταθερή εργασιακή
εμπειρία στα εταιρικά χρηματοοικονομικά
τη διάρθρωση και τις κεφαλαιαγορές και
κατείχε διευθυντικές θέσεις σε οικογενειακά

γραφεία και ιδιωτικά επενδυτικά κεφάλαια

Ο επενδυτικός στόχος της εταιρείας είναι
να παρέχει στους μετόχους και τους δυνητικούς

επενδυτές αύξηση κεφαλαίου από
το επενδυτικό της χαρτοφυλάκιο και διανομές

που εγκρίνονται κατά καιρούς από
το Διοικητικό Συμβούλιο κατά την κρίση
και τη διακριτική του ευχέρεια

Η εταιρία επενδύει σε ένα διαφοροποιημένο
χαρτοφυλάκιο όσον αφορά τη γεωγραφία

τη στρατηγική τον κύκλο ζωής και
τον κλάδο Αυτό περιλαμβάνει μεταξύ άλλων

επενδύσεις στους τομείς των ακινήτων
της τεχνολογίας της ναυτιλίας και της
υγειονομικής περίθαλψης
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ΡΩΣΙΚΟ ΠΕΤΡΕΛΑΙΟ I
Αόρατα τάνκερ
βγάζουνδισ
δολάρια στον
Λακωνικό κόλποI I

Hp ™ t

j on qlob.il tracking

ΤΙ ΚΑΝΟΥΝ Ol ΕΛΛΗΝΕΣ ΕΦΟΠΛΙΣΤΕΣ

Ρεπορτάζ του Bloomberg κατέγραψε μεταφορές καυσίμων

από πλοίο σε πλοίο με κλειστά τα συστήματα
αναγνώρισης Η μεταφόρτωση γίνεται εκτός των χωρικών
μας υδάτων Οι Δυτικοί κρυφά επιτρέπουν την εξαγωγή

ρωσικού πετρελαίου με πλαφόν 60 το βαρέλι
ΜΗΝΑΣ ΤΣΑΜΟΠΟΥΛΟΣ ΣΕΛ 32-34
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ΑΟΡΑΤΑ
ΤΑΠΙΚΕΡ
ΒΓΑΖΟΥΝ
ΔΙΣ ΔΟΑΑΡΙΑ
ΣΤΟΝ
ΛΑΚΩΝΙΚΟ
ΚΟΛΠΟ

Μετά Tis κυρώσει που
επιβλήθηκαν στη Ρωσία οι
i\oès ε<Εαγωγέ πετρελαίου

το 2023 κατευθύνθηκαν
στην Κίνα ενώ μεγάλε

noocmms ρωσικού αργού
διυλίζονται στην Ινδία και

στη συνέχεια pépos tous
πωλείται στη Λατινική

Αμερική αλλά και cms ΗΠΑ

on global trackin
systems

Ρεπορτάζ του Bloomberg κατέγραψε μεταφορέ καυσίμων από πλοίο σε πλοίο τα οποία έχουν κλειστά τα συστήματα
αναγνώρισα Η μεταφόρτωση γίνεται εκτό των ελληνικών χωρικών υδάτων Υπολογίζεται ότι 23 εκατομμύρια βαρέλια
έχουν περάσει κάτω από τα ραντάρ ΒΟι Δυτικοί σιωπηρά επιτρέπουν την ε-Ξαγωγή ρωσικού αργού με πλαφόν 60 το βαρέλι

Λακωνικόβ

KÔXnos Περίπου 3 10 χιλιόμετρα

νοτιοδυτικά ms AOiivas Δύο

δεξαμενόπλοια το ένα δίπλα οτο
άλλο δεσπόζουν στην περιοχή Οι
κάτοικοι έχουν πάψει να απορούν
για το π συμβαίνει εδώ και καιρό
Συνήθισαν το θέαμα Εκτός από τα
δύο δεξαμενόπλοια περιμένουν στη

σειρά άλλα 12 Είναι κοινό μυστικό
Τα δεξαμενόπλοια που ανήκουν στον σκιώδη ή σκοτεινό
στόλο κατά άλλους μεταφορτώνουν ρωσικής προέλευσης
πετρέλαιο από το ένα πλοίο στο άλλο παρακάμπτοντας τις
κυρώσεις τωνΔυτικών προς τη Ρωσία για την εισβολή της στην

Ουκρανία σε ένα ιδιότυπο κοντραμπάντο ναυτικός όρος για
το λαθρεμπόριο

Ο Λακωνικό κόληος έχει αναδειχθεί σε σημαντικό ναυτιλιακό

κόμβο για τη Μόσχα μετά πς κυρώσεις Ενα ρεπορτάζ του
Bloomberg το οποίο ανέβηκε και στο TikTok αποκάλυψε π
ακριβώς συμβαίνει στα νόπα θαλάσσια σύνορα της Ελλάδας
Σε αιπό καταγράφονται σε βίντεο τρεις μεταφορές από πλοίο
σε πλοίο οι οποίες αφορούν διυλισμένα καύσιμα και όχι αργό
πετρέλαιο ενώ περίπου 12 ακόμη δεξαμενόπλοια περιμένουν
τη σειρά τους Το ένα δεξαμενόπλοιο είχε παραλάβει καύσιμα
ρωσικής προέλευσης από ένα άλλο πλοίο στα ανοιχτά των
ακτών της Ρουμανία νωρίτερα σύμφωνα με δορυφορικές
εικόνες που συγκεντρώθηκαν και επιθεωρήθηκαν από το
TankerTrackers.com Στη συνέχεια απέπλευσε μέσω του Βοσπόρου

για το ραντεβού του στονΛακωνικό κόλπο με το άλλο

δεξαμενόπλοιο
Τα πλοία υιοθετούν την πρακτική της παροχής ψεύτικων

συντεταγμένων στο σύστημα αυτόματης αναγνώρισης AIS
Η πρακτική αυτή ονομάζεται spoofing παραποίηση Οι ελ¬

ληνικές αρχές δεν έχουν καμία δυνατότητα ελέγχου των
δραστηριοτήτων

στονΛακωνικό κόληο και ο λόγος είναι όπ αυτές

γίνονται σε διεθνή ύδατα τα οποία ξεκινούν μόλις 6 μίλια από
την ακτή Η συγκεκριμένη μεταφόρτωση πετρελαίου που

κατέγραψε το Bloomberg πραγματοποιήθηκε περίπου 4 μίλια
από τα χωρικά ύδατα της Ελλάδας και περίπου 1 7 μίλια από το
Γύθειο τον δημοφιλη παραθαλάσσιο προορισμό Η συγκεκριμένη

ακτογραμμή είναι επίσης σημαντική περιοχή ωοτοκίας

για τη θαλάσσια χελώνα Καρέτα-Καρέτα Ο κίνδυνος θαλάσσιας

ρύπανσης είναι μεγάλος Σύμφωνα με δημοσίευμα του

πρακτορείου Bloomberg εκατομμύρια βαρέλια ρωσικού αργού
και πετρελαϊκώνπροϊόντων έχουναλλάξει χέρια μεταξύ δεξαμενόπλοιων

μόλις λίγα μίλια από τις ακτές της Ελλάδας Συγκεκριμένα

τουλάχιστον 23 εκατομμύρια βαρέλια ρωσικού αργού
και πρόσθετες ποσότητες πετρελαϊκών προϊόντων έχουν

μεταφερθεί

από ένα δεξαμενόπλοιο σε άλλο στον Μεσσηνιακό
κόληο από τις αρχές του 2023 Πολλά από τα εμπλεκόμενα
πλοία είναι παλιά και το ασφαλιστικό τους καθεστώς είναι
ασαφές Ο μέσος όρος ηλικίας τωνδεξαμενόπλοιωνπου κάνουν
τις μεταφορές αργού στα ανοιχτά της Ελλάδας είναι 18 έτη Το

παλαιότερο από αυτά μάλιστα ναυπηγήθηκε το 1997

Αυτά τα σκουριασμένα γηραομένα δεξαμενόπλοια προκαλούν

ανησυχία στα Ηνωμένα Εθνη για αυξημένο κίνδυνο με
γάληβ πετρελαιοκηλίδαβ Οι αξιωματούχοι του OHE ανησυχούν
επίσης για τις πρακτικές που έχουν υιοθετήσει ορισμένα από
τα πλοία να κλείνουντους αναμεταδότες οι οποίοι δείχνουντη
θέση τους και να μεταφέρουν φορτία από το ένα γηρασμένο
πλοίο οτο άλλο

Αλλες τέτοιες τοποθεσίες για μεταφορτώσεις ρωσικού πετρελαίου

είναι η Θέουτα αυτόνομη κοινότητα της Ισπανίας
στις ακτές του Μαρόκου και μερικά λιμάνια στον Ατλαντικό
ωκεανό

Μεγεμάτο τρύπεβ ελβετικό τυρί παρομοιάζουνπς κυρώσεις
των δυτικών χωρών σε βάρος της Ρωσίας αναλυτές με τους
οποίους συνομίλησε το ΘΕΜΑ Κάποιοι έσπευσαν να αναφέρουν

όπ κανείς δεν ασχολείται πλέον με το θέμα όμως η

ληψη νέων μέτρων από πς ΗΠΑ και την Ε.Ε μαρτυρά το αντίθετο

Οι Δυτικοί εητιρέπουν τη μεταφορά ρωσικού πετρελαίου
βάζοντας πλαφόν πμής στα 60 δολάρια Στόχος από την αρχή
ήταν να μην κλείσει η στρόφιγγα ροής πετρελαίου αφού n
Ρωσία είναι μία από τις μεγαλύτερες εξαγωγικές χώρες αλλά

συνάμα βάζοντας ανώτατο όριο πμής θέλουν να πληξουν οικονομικά

τη ρωσική αρκούδα
Ωστόσο n κυβέρνηση της Μόσχας απέδειξε όπ βρίσκεται

πάντα ένα βήμα mo μπροστά από τις κυρώσεις Αλλωστε
μιλάμε

για εμπόριο αξίας δισεκατομμυρίων δολαρίων Το Κρεμλίνο

έφτιαξε και συνεχίζει να συνθέτει τις δικές του αλυσίδες

εφοδιασμού πετρελαίου
Η Ρωσία επιστρατεύει πλοία του σκοτεινού στόλου για

να μεταφέρει το πετρέλοιό της προς τηνΚίνα και την Ινδία ενώ

μετά την εητβολη των πρώτων κυρώσεων ιδρύθτικαν νέες
ναυτιλιακές εταιρείες με δεξαμενόπλοια για να εξυπηρετούν
τη μεταφορά πετρελαίου στηνΑσία

Οπως ανέφερε πριν από λίγες ημέρες ο αντιπρόεδρος πις
ρωσικής κυβέρνησηςΑλεξάντερ Νόβακ το μερίδιο της Κίνας
έχει αυξηθεί στο 45%-50 και η Ινδία έχει γίνει σημαντικός
εταίρος τα τελευταία δύο χρόνια ανπσταθμίζοντας m απώλειες

από τηνΕυρώπη Οι μισές εξαγωγές πετρελαίου της Ρωσίας
το 2023 πήγαν στην Κίνα ενώ το μερίδιο της Ivôias ανήλθε

μέσα σε δύο χρόνια στο 40 των συνολικών ρωσικών εξαγωγών
πετρελαίου

ΗΡωσία πουλάει πετρέλαιομεμεγάλη έκπτωση σεΚτνα mi
Ινδία Τα öwXmmpwTnsIvöiasμεταπωλούνστηνΕυρώπη τα
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Ινδία Τα δε διυλιστήρια Tns
Ivô'ias μεταπωλούν στην
Ευρώπη τα πετρελαϊκά
προϊόντα σε υπέρογκε5 τιμές
Αρα αντί να τιμωρούμε ως

Ευρώπη τη Ρωσία τιμωρούμε
τον εαυτό μας επισημαίνουν
οικονομικοί κύκλοι
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του Μηνά Τοαμόπουλου
mtsamopoulos@gmail.com Γηρασμένα πλοία μεγιστοποιούν

τον κίνδυνο για θαλάσσια
ατυχήματα στο Αιγαίο

XàpTns που δείχνει την πορεία του σκοτεινού στόλου
Tns Ptuoias από τη Μαύρη Θάλασσα
στο Αιγαίο Λακωνικός κόλπος και από εκεί στον Ατλαντικό

πετρελαϊκά προϊόντα σε υπέρογκεχ τιμές Αρα αντί να τιμωρούμε
ws Ευρώπη τη Ρωσία τιμωρούμε τον εαυτό μαζ Οι πολιτικοί

πρέπει να βρουν λύσε γιατί έρχεται στο μέλλον βαθύτερη οικονομική

ύφεση επισημαίνουν οικονομικοί κύκλοι
Τα έσοδα της Ρωσίας από το πετρέλαιο και το φυσικό αέριο

τονΟκτώβριο διιώαωάστηκαν φτάνοντας στο 1 635 τρίο ρούβλια

17,63 δισ δολάρια από 739,9 δισ ρούβλια τονΣεπτέμβριο
σύμφωνα με τα στοιχεία του υπουργείου Οικονομικών της
χώρας

Οπως επισημαίνει το Reuters οι πωλήσεις πετρελαίου και
φυσικού αερίου οι οποίες αντιπροσώπευαν έσοδα περισσότερο

από το 28 του συνολικού ρωσικού προϋπολογισμού
μέχρι στιγμής φέτος αυξήθηκανκατά 27,5 από τονΟκτώβριο
του 2022

Ανάμεσα στους εναλλακτικούς πελάτες του ρωσικού πετρελαίου

είναι και η ευρύτερη περιοχή τηςΛαηνικήςΑμερικιίς με
πρώτη και καλύτερη τη Βραζιλία ενώ ακολουθούνο Παναμάς
η Ουρουγουάη και η Κούβα με πιν οποία ανέκαθεν είχε στενές

σχέσεις η Μόσχα
Σύμφωνα με τα τελευταία στοιχεία του 2023 η Ρωσία πλέον

εΕάγει περίπου 5,3 εκατομμύρια βαρέλια αργού πετρελαίου
και προϊόντωντου την ημέρα αριθμός που είναι ο χαμηλότερος

από τον Σεπτέμβριο του 2022 και περίπου 700.000 βαρέλια

λιγότερα από τα επίπεδα των 6 εκατομμυρίων βαρελιών
την ημέρα που ίσχυαν πριν από τη ρωσική εισβολή στην
Ουκρανία

01 ΤΡΟΠΟΙ
Οι κυρώσεις στην αρχή έπιασαν τόπο γιατί δεν υπήρχαν αρκετά

δεξαμενόπλοια οι ιδιοκτήτες τωνοποίων ήταν έτοιμοι να

μεταφέρουν ρωσικό αργό Μια σειρά εφοπλιστών διαχειριστών

δεξαμενόπλοιων όμως τυγκέντρωσε έναν στόλο γηρασμένων
πλοίων πολλά από τα οποία θα είχαν πουληθεί στο παρελθόν
για παλιοσίδερα σκραπ για τη μεταφορά ρωσικού πετρελαίου

Με τον τρόπο αυτό δημιουργήθηκε ο οταώδης στόλος
Ο στόλος αυτός μεταφέρει ολοένα μεγαλύτερο ποσοστό

από το εξαγώγιμο πετρέλαιο της Ρωσίας Οι πλοιοκτήτες χρειάζονταν

έως τώρα οιπλώς μια ένορκη βεβαίωση από τον ιδιοκτήτη

του φορτίου όπ η αποστολη αγοράσπτκε σε τιμή κάτω
από το ανώτατο όριο Το αποτέλεσμα όμως είναι ότι δεν
υπάρχει ουσιαστική τήρηση του ανώτατου ορίου

Μεαιπό τοντρόπο η Ρωσία ανταγωνίζεται αλο και περισσότερο

με το Ιράν και τη Βενεζουέλα για μια περιορισμένη αγορά
καλυμμένου πετρελαίου ουσιαστικά npos Κίνα και Ινδία npos

το παρόν αναφέρουν αναλυτέβ και συνεχίζουν Λυτό είναι
εμφανέςσmμετaκivnmτωvfty-fy-nightδεδaμ€vόπL·ιωv που

προηγουμένως εκτελούσαν είτε το ιρανικό είτε το βενεζου
νικό εμπόριο και τώρα στρέφονται στο ρωσικό

Η Ε.Ε ΚΑΙ ΤΟ 12ο ΠΑΚΕΤΟ
Στις 18 Δεκεμβρίου η Ευρωπαϊκή Ενωση ανακοίνωσε ένα
ακόμα πακέτο κυρώσεων ενάντια στη Ρωσία με σκοπό τον
μεγαλύτερο περιορισμό του ρωσικού εμπορίου Στο πακέτο
αυτό περιλαμβάνονται επιπλέον κυρώσεις που αφορούν και
το εμπόριο πετρελαίου οι οποίες εισάγουν μέτρα για την mo
στενή παρακολούθηση της πώλησης δεξαμενόπλοιων σε
τρίτες χώρες απαπώντας πληρη ενημέρωσηγια τη διαδικασία
πώλησης evôs δεξαμενόπλοιου από ευρωπαϊκή ιδιοκτησία
προς τρίτη χώρα καθώς και για τον σκοπό που πρόκεπαι να

χρησιμοποιηθεί το πλοίο από τους νέους ιδιοκτήτες Ο στόχος
τωνκυρώσεωναυτώνείναινα αποδυναμωθεί αποτελεσματικά
ο σκιώδης στόλος που έχει δημιουργηθεί από ιδιοκτήτες

πλοίων μη ευρωπαϊκής εθνικότητας μεταφέροντας ρωσικό
πετρέλαιο και παρακάμπτοντας το επιτρεπόμενο ανώτατο όριο
πμής που έχει καθιερωθεί

Δεν είναι όμωβ μόνο n Ευρωπαϊκή Ενωση που συνεχίζει
την προσπάθεια περιορισμού του εμπορίου ρωσικού πετρελαίου

Οι G7 έχουν σκοπό σύντομα να απαιτούν από τους
παρόχους ναυτιλιακών υπηρεσιώννα λαμβάνουν βεβαιώσεις
από tous αντισυμβαλλομένουβ τους κάθε φορά που μεταφέρουν

ρωσικό πετρέλαιο Ο σκοπός όλων αυτών φυσικά
είναι να πετύχουν καθολική εφαρμογή Tns ανώτατης τιμής
ρωσικού πετρελαίου και να μειωθούν οι ευκαιρίες για όσους
δεν την εφαρμόζουν

Κύκλοι της ναυτιλιακής αγοράς σχολιάζουν όπ το νέο πακέτο

μέιρων της Ε.Ε δεν είναι ξεκάθαρο Επισημαίνουν ότι το
κείμενο σε ό,τι αφορά τους όρους μεταφοράς από θαλάσσης
ρωσικού πετρελαίου σύμφωνα με τα όρια ημών που έχουν
θέσει οι G7 εστιάζει και πάλι στις ναυτιλιακές εταιρείες οι
οποίες κινούνται στο πλαίσιο του κανονισμού και όχι στους
ανώνυμους traders και τις ναυτιλιακές που διακινούν το αργό
με τον σκιώδη στόλο

Η ενίσχυση των ευρωπαϊκών κυρώσεων έρχεται τη στιγμή
που οι ΗΠΑ εξετάζουν επιβολή περαπέρω μέτρο)ν κατά της
Ρωσίας μετά την απόφαση του αμερικανικού υπουργείου
Οικονομικών να στοχοποιήσει δύο δεξαμενόπλοια τον περασμένο

μήνα για παραβίαση των κυρώσεων

ΜΕΣΩ ΙΝΔΙΑΣ ΣΤΗΝ ΕΥΡΩΠΗ
Στο μεταξύ η Ρωσία φαίνεται να συνεχίζει να τροφοδοτεί την
Ευρώπη με ενέργεια αλλά αυτή τη φορά μέσω της Ινδίας η
οποία αγοράζει ρωσικό πετρέλαιο το διυλίζει και το μεταπου
λά πανάκριβα στην Ε.Ε Η κατάσταση αυτή έχει προκαλέσει

Συνέχεια στη σελίδα 34
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αντιδράσει στο εσωτερικό ms Ευρώπηβ η οποία ναι μεν
χρειάζεται εναλλακτικέβ πηγές ντίζελ λόγω των κυρώσεων
από την άλλη όμως κατ αυτόν τον τρόπο συνεχίζει να

υποστηρίζει έμμεσα την πολεμική μηχανή του Κρεμλίνου
Enions αυξημένος είναι και ο ανταγωνισμός σε βάρος

τιονευρωπακώνδιυλιστηρίωντα οποία δεν έχουνπρόσβα
οη στο φθηνό ρωσικό πετρέλαιο

ΚΑΙ ΣΤΙΣ ΗΠΑ
Το ρωσικό πετρέλαιο φαίνεται ότι συνεχίζει να φτάνει έως
Tis ΗΠΑ Πρώτα περνάει από
δεξαμενές αποθηκεύστε άλλων

χωρών όπως η Τουρκία στη συνέχεια

μεταπωλείται χάνεται η

πατρότητα του κι έτσι φτάνει στην
άλλη άκρη του Ατλαντικού Μάλιστα

έχει καταγραφεί μεταφορά
βενζίνης από ινδικά διυλιστήρια
npos τη Νέα Υόρκη Φαίνεται
πράγματι σαν να υπάρχει ένα
εμπόριο όπου το ρωσικό αργό διυλίζεται

στην Ινδία και στη συνέχεια

μέρος του πωλείται ons ΗΠΑ
αναφέρουν διεθνείς αναλυτές

Οι εξαγωγές ινδικώνδιυλισμέ
νωνπετρελαϊκώνπροϊόντωνέχουν
αυξηθεί πολύ από την αρχή του

πολέμου χάρη στις φθηνές προμήθειες

από τη Ρωσία Οι ημερήσιες

εξαγωγές στην Ευρώπη αυξήθηκαν

κατά 1/3 και σης ΗΠΑ
κατά 43 σε τριμηνιαία βάση Αν
τα ινδικά διυλιστήρια στη δυτική
ακπ'ι εισάγουν μεγάλες ποσότητες

ρωσικού αργού τότε ναι πιθανόν
να ιηιάρχει κάποιο ρωσικό αργό που χρησιμοποιήθηκε για
πιν παραγωγή των προϊόντων αυτών εκτιμούνοι αναλυτές

Ο ιιΣΚΙΩΔΗΣ ΣΤΟΛΟΣ
Η ομάδα ανάλυσης της Vortexa ολοκλήρωσε μια αποκαλυπτική

έκθεση με θέμα Ο στόλος που δραστηριοποιείται σε

αδιαφανείς αγορές Ενας χρόνος από την απαγόρευση εισαγωγών

στην Ε.Ε Η έρευνα επικεντρώνεται στα δεξαμενόπλοια

που δραστηριοποιούνται στο εμπόριο του Ιράν
της Βενεζουέλας και της Ρωσίας μετά τις αντίστοιχες απαγορεύσεις

της Ευρωπαϊκής Ενωσης για την εισαγωγή αργού
ιιετρελαίου και προϊόντωντου περιγράφοντας λεπτομερώς
τις αλλαγές σης τάσεις συμπεριφοράς αυτών των δεξαμενόπλοιων

και των διαχειριστριών εταιρειών
Τα δεξαμενόπλοια που παίρνουν μέρος στο εμπόριο Ιράν

Ρωσίας και Βενεζουέλας ξεπερνούν τα 1.600 με τη ρωσική
συμμετοχή να αντιπροσωπεύει το 75 του σκοτεινού
σιόλου Ία βασικά συμπεράσματα της έκθεσης

Οι εξαγωγές αργού σης αδιαφανείς αγορές έφτασαν τον
Μάιο σε υψηλό τεσσάρων ετών αντιπροσωπεύοντας ένα
αυξανόμενο μερίδιο των παγκόσμιων εξαγωγών αργού

Τα δεξαμενόπλοια του σκιώδους στόλου είναι κατά μέσον
όρο ηλικίας 16 ετών και νηολογημένα ως επί το πλείστον
στα νηολόγια της Λιβερίας του Παναμά και των Νήσων

Μάρσαλ
Η Ρωσία τον Μάιο αύξησε τις εξαγωγές αργού σε 3,6

εκατομμύρια βαρέλια ημερησίως παρά την απαγόρευση
εισαγωγών της Ε.Ε και τις περικοπές του ΟΠΕΚ

Στη Ρωσία δραστηριοποιήθηκαν 1.089 δεξαμενόπλοια
στην αγορά αργού πετρελαίου και προϊόντωντου

Σύμφωνα με τα στοιχεία της Vortexa 1.649 μοναδικά δεξαμενόπλοια

δραστηριοποιήθηκαν στην αδιαφανή αγορά
από τον Ιανουάριο του 2021 έως τον Νοέμβριο του 2023

ημέρες 1-15

Τα δεξαμενόπλοια στο ρωσικό εμπόριο αντιπροσωπεύουν
το 75 του σκιώδους στόλου αυτός περιλαμβάνει τα

δεξαμενόπλοια που έχουν δραστηριοποιηθεί σε περισσότερες

από μία αγορές
Τα δεξαμενόπλοια έχουν στραφεί από το Ιράν και τη Βενεζουέλα

στη Ρωσία

Υπάρχουν επίσης 46 δεξαμενόπλοια που έχουν δραστηριοποιηθεί

και στις τρεις χώρες και αντιπροσωπεύουνμόλις
το 3 του αδιαφανούς στόλου

Η δραστηριότητα των δεξαμενόπλοιων στην αδιαφανή
αγορά κορυφώθηκε το β τρίμηνο του 2023 υποστηρίζοντας

mm

Πλάνο από το ρεπορτάζ του πρακτορείου Bloomberg
που αναρτήθηκε στο TikTok

τετραετή υψηλά επίπεδα εξαγωγών αλλά έκτοτε μειώθηκε
σηματοδοτώντας επιβράδυνση

Τα ρωσικά πλοία μεταφοράς αργού και προϊόντων του

αντιπροσώπευαν το 80 του συνόλου της δραστηριότητας
των δεξαμενόπλοιων της αδιαφανούς αγοράς το β τρίμηνο
του έτους

Η δραστηριότητα των δεξαμενόπλοιων στην αδιαφανή
αγορά μειώθηκε κατά 10 το γ τρίμηνο αντανακλώντας τη
μείωση των εξαγωγών αργού του Ιράν και της Ρωσίας την
περίοδο αυτή

ΟΙ ΕΛΛΗΝΕΣ
Οι Ελληνες πλοιοκτήτες που ελέγχουν το 30 του παγκόσμιου

στόλου δεξαμενόπλοιων με βάση τη χωρητικότητα
βρέθηκαναπό την πρώτη στιγμή στο επίκεντρο επικριτικών
δημοσιευμάτων για τη μεταφορά ρωσικού πετρελαίου το
οποίο σε κάθε περίπτωση όπως αποδείχθηκε και στην
πράξη το μετέφεραν νόμιμα As πάρουμε άμως τα πράγματα

με χρονολογική σειρά
Στα μέσα Μαρτίου του 2022 έναν μήνα μετά την εισβο

λη της Ρωσίας στην Ουκρανία η κυρία ΜαρίαΑγγελικου
ση η ισχυρότερη εφοπλίστρια στη γενική κατάταξη με τους
Ελληνες καραβοκύρηδες μιλώντας σε συνέδριο των Financial
Times ανέφερε ότι τα πλοία του ομίλου της δεν θα μεταφέρουν

ρωσικό πετρέλαιο Ηαπόφαση αυτή είναι απόρροια
σειράς θεμάτων Οι κυρώσεις εμπεριέχουν υψηλό βαθμό
δυσκολίας ενώ υπάρχουν και ζήτημα ασφάλειας Επομένως
δεν μεταφέρουμερωσικό πετρέλαιο τόνισε

Λίγους μήνες αργότερα στο συνέδριο της Capital
Link την ημέρα των εγκαινίων της παγκόσμιας ναυτιλιακής

έκθεσης Ποσειδώνια τον Ιούνιο ο κ Γιώργος
Προκοπίου ένας tycoon της διεθνούς ναυτιλιακής

βιομηχανίας

δήλωνε ΗΕ.Ε πυροβολεί τα πόδια της και
οι μόνοι κερδισμένοι είναι η Κίνα και η Ινδία Οι κυρώσεις

ποτέ δεν λειτούργησαν Το Ιράν βγήκε δυνατότερο και στη
Βενεζουέλα πείνασε ο κόσμος ενώ η ελίτ περνούσε καλά

Τον επόμενο χρόνο η κυβέρνηση της Ουκρανίας στο
χοποίησε κάποιες ελληνικές εταιρείες προκαλώντας
αντιδράσεις στην εγχώρια ναυτιλιακή κοινότητα Στις
αρχές του περασμένου Μαίου η Wall Street Journal
επέλεξε να βάλει στο στόχαστρο τον κ Γιώργο Οικονόμου
τον οποίο χαρακτήρισε το κακό παιδί ms ναυτιλίας Τον

κατηγορούσε ότι ενώ οι περισσότερες δυτικές εταιρείες
είχαν σταματήσει να μεταφέρουν ρωσικό πετρέλαιο μετά
το ξέσπασμα του πολέμου στην Ουκρανία εκείνος όχι

μόνο δεν είχε ανακρούσει πρύμναν
αλλά και είχε διπλασιάσει τις ποσότητες

φ που διακινεί
Σύμφωνα με το δημοσίευμα η TMS

Tankers μία από τις εταιρείες του είχε
μεταφέρει δεκάδες εκατομμύρια βαρέλια
ρωσικού αργού και προϊόντων του μετά
την εισβολη στην Ουκρανία και είχε εξελιχθεί

στον δεύτερο μεγαλύτερο παίκτη
στο εμπόριο μεταφοράς ρωσικού πετρελαίου

πίσω μόνο από τη ρωσική κρατική
εταιρεία Sovcomflot Ανέφερε δε ότι τα
δεξαμενόπλοια του κ Οικονόμου είχαν
πραγματοποιήσειτουλάχιστον200ταξίδια
από την ημέρα της ρωσικής εισβολής
δηλαδή από πς 24 Φεβρουαρίου του 2022

Σύμφωνα με την WSJ τα κέρδη ήταντης
τάξης των 4-5 εκατ δολαρίων για κάθε
δρομολόγιο 60 ημερών από τη Βαλτική
θάλασσα προς την Ινδία η οποία είναι η
mo συχνή διαδρομή

Ο δε κ Οικονόμου δεναπάντησε ποτέ
στο δημοσίευμα

Οι ημέρες κύλησαν και στα μέσα του

φετινού Ιουνίου η ουκρανική κυβέρνηση
έβγαλε από τη μαύρη λίστα πέντε ελληνικές ναυτιλιακές

εταιρείες που έχουν στόλο με δεξαμενόπλοια Είχαν μπει
στη λίστα με το πρόσχημα ότι παραβίαζαντις κυρώσεις της
Ε.Ε σε βάρος της Ρωσίας για μεταφορά ρωσικού πετρελαίου

Αποδείχθηκε όμως ότι κάπ τέτοιο δεν ίσχυε και όπ οι

μεταφορές γίνονταν σε νόμιμο πλαίσιο

Πρόκειται για τις εταιρείες TMS του κ Οικονόμου
Dynacom Tankers του κ Προκοπίου Minerva Marine
του κ Ανδρέα Μαρτίνου Thenamaris του κ Νικόλα

Μαρτίνου Delta Tankers του κ Διαμαντή Δια
μαντίδη

Πριν από περίπου έναν μήνα στις 24 Νοεμβρίου δημοσίευμα

του πρακτορείου Reuters αποκάλυπτε ότι τρεις
μεγάλες ελληνικές ναυτιλιακές εταιρείες είχαν σταματήσει
να μεταφέρουν ρωσικό πετρέλαιο προκειμένου να αποφύγουν

τις αμερικανικές κυρώσεις που επιβάλλονται τώρα σε

ορισμένες ναυτιλιακές που μεταφέρουν ρωσικό πετρέλαιο
όπως αναφερόταν χαρακτηριστικά

Πρόκειται για τις εταιρείες Minerva Marine Thenamaris
του και TMS Tankers Και οι τρεις μετέφεραν ρωσικό
πετρέλαιο και καύσιμα μέχρι τον περασμένο Σεπτέμβριο

Οκτώβριο όταν και άρχισαν να μειώνουν τη συμμετοχή
tous σύμφωνα με raus εμπόρους και τα στοιχεία από
τους ναυτιλιακούς πράκτορες με τους οποίους ήρθε σε
επαφή το Reuters Η Thenamaris δήλωσε ότι δεν σχολιάζει

εμπορικά θέματα ενώ η Minerva Marine και η TMS
Tankers δεν απάντησαν καθόλου στα αιτήματα για σχολιασμό

Οπως σχολίασε το Reuters η εδέλι&ι αυτή συνιστά πλήγμα
για τη Ρωσία καθώς περιορίζει τον αριθμό των ναυτιλιακών

εταιρειών που είναι έτοιμες ναμεταφέρουνρωσικό πετρέλαιο
σε καταναλωτές στηνΑσία στην Τουρκία στη ΜέσηΑνατολή
στηνΑφρική και τη ΝότιαΑμερική αν και οι έμποροι δήλωσαν

ότι η Μόσχα εξακολουθεί προς το παρόν να έχει αρκετές
ναυτιλιακές εταιρείες
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Η αφρόκρεμα της πολιτικής και
επενδυτικής σκηνής στο 25ο

συνέδριο της Capital Link στη
Νέα Υόρκη

Εντός 2024 θα πέσουν στην ελληνική οικονομία 20 δια ευρώ

Μαγνήτης ξένων κεφαλαίων
η Ελλάδα του ενάρετου κύκλου
Διαφορετικά προφίλ επενδυτών έλκει η χώρα μας που κινείται σε αναπτυξιακή πορεία

15,1
Οι επενδύσεις αναμένεται να
βρεθούν στο επίκεντρο της
ελληνικής οικονομίας καθώς
θα αυξηθούν οτο 15,1
τον επόμενο χρόνο
από 7,1 το 2023

Εξαγορές
Η αξία των συγχωνεύσεων
και εξαγορών αυξήθηκε από

4,1 δισ ευρώ το 2020 σε
10,4 δισ ευρώ το 2022 ενώ
κατά τους πρώτους 10 μήνες
του 2023 πραγματοποιήθηκαν
77 συναλλαγές με
αξιοσημείωτη αύξηση των

διασυνοριακών συναλλαγών
και συμμετοχή στρατηγικών
παικτών

ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ
ΜΑΡΙΑ ΓΙΟΥΡΟΥΚΕΛΗ

Η Ελλάδα φαίνεται να γίνεται μα
γνήτηβ κεφαλαίων εκτόβ συνόρων
éxovras πια δρομολογήσει μια δυναμική

αναπτυξιακή πορεία με α
πολύτωε τακτοποιημένα τα δημόσια

οικονομικά ms Μάλιστα ôncos

εκτιμούν διεθνει επενδυ και οικονομολόγοι

δείχνει να είναι σε
θέση να αντιμετωπίσει και το 2024
Tis επερχόμενεε προκλήσεΐ5 KaOoos

η ισχυρή ανάκαμψη μετά την πανδημία

αναμένεται να συνεχιστεί και
το επόμενο éxos με την ανάπτυξη
στην περιοχή του 2,5 να ξεπερνά

αυτή των περισσότερων ευρωπαϊκών

οικονομιών ενισχύονταβ
και τη διαδικασία σύγκλισηβ του
πραγματικού κατά κεφαλήν ΑΕΠ

με τα μέσα επίπεδα Tns ευρωζώνη8
Αν μάλιστα στην εποχή των πο

λυκρίσεων π χ Ουκρανία Μέση Ανατολή

κλιματική κρίση πληθωρι
otjôs κλπ αποφευχθούν νέοι μαύροι

κύκνοι στο παγκόσμιο σκηνικό
η Ελλάδα που ανεδείχθη από

τον Economist cos χώρα ms χρο
viàs για το 2023 δείχνει ικανή να
διατηρήσει την αναπτυξιακή Tns πορεία

Μάλιστα ôncos είπε πρόσφα¬

τα και από το βήμα του 25ου Ετήσιου

Φόρουμ του Capital Link ο ανα
πληρωτήβ unoupYÔs EOviKris Οικο
νομίαβ και Οικονομικών Nîkos Πα
naOavâons εντο5 του 2024 θα πέσουν

στην ελληνική οικονομία 20,2
δισ ευρώ ή το 5,2 του ΑΕΠ

Οι επενδύσει αναμένεται να βρεθούν

στο επίκεντρο ms ελληνικήβ
οικονομίαβ καθώε θα αυξηθούν
στο 1 5,1 τον επόμενο χρόνο από
7,1 το 2023 Εξάλλου η αξία των
συγχωνεύσεων και εξαγορών αυξήθηκε

από 4 1 δισ ευρώ το 2020
σε 10,4 δισ ευρώ το 2022 ενώ κατά

tous npoinous 10 μήνεβ του 2023
πραγματοποιήθηκαν 77 συναλλα
yés με αξιοσημείωτη αύξηση των
διασυνοριακών συναλλαγών και
συμμετοχή στρατηγικών παικτών

Σύμφωνα με παράγοντεβ Tns α
Yopâs η Ελλάδα δεν είναι πλέον
προορισμ05 μόνο μη εξυπηρετούμενων

δανείων ή προβληματικών
επενδύσεων αλλά τα τελευταία χρόνια

έχουμε δει επενδύσει στον
χώρο Tns ενέργειαβ συμπεριλαμβανομένων

των ΑΠΕ των υποδομών

ακινήτων φιλοξενία5 φαρ
μακευτική5 και υγεία5 τεχνολογί
as fintech υλικοτεχνικήε υποστή
ριξη5 και χρηματοοικονομικών υ¬

πηρεσιών και αγροδιατροφήε Το
πιο σημαντικό είναι ότι η Ελλάδα
προσελκύει διεθνείε επενδυτέβ με
διαφορετικά προφίλ ιδιωτικά κεφάλαια

εταιρικέβ δυνάμει ônoos
Amazon Google και Microsoft
κρατικά επενδυτικά ταμεία

Ζητούμενο η συνέχιση
των μεταρρυθμίσεων

Σε επενδυτικό συνέδριο ms Capital
Link στη Νέα Υόρκη ο Δημήτρη Α
θανασόπουλθ5 Founding Partner
και Group Managing Director Tns
AXIA Ventures Group ανέφερε nojs
η επιστροφή Tns δραστηριότητα8
συναλλαγών oris κεφαλαιαγορέ5
το δεύτερο εξάμηνο του 2023 και η

σειρά επερχόμενων συμφωνιών τα
επόμενα τρίμηνα ενισχύουν περαιτέρω

την επενδυτική δυναμική ms
Ελλάδα5 Μάλιστα κατά τον Αναστάσιο

Αστυφίδη Founder CEO
Tns Ambrosia Capital είναι ιδιαίτερα

ενθαρρυντικό ότι μεγάλο μέ
pos Tns ανάπτυξα Tns Ελλάδα5 βασίζεται

crus κεφαλαιουχικέβ επενδύσει

ενώ αν και ο προβληματι
σμόβ για την οικονομία Tns ευρω
ζώνηε παραμένει υπάρχουν λιγό
τερε5 επιφυλάξει για την Ελλάδα
καθώβ είναι σε διαφορετικό τμήμα

του οικονομικού κύκλου Η Ελλάδα

τα τελευταία χρόνια εφαρμόζει
μια σειρά από διαρθρωτικέ5 μεταρρυθμίσει

με στόχο τη δημιουργία
pias πιο ευέλικτα και διαφοροποι
ημένη5 oiKovopias παράλληλα με
την ενίσχυση Tns ανταγωνισπκότη
Tas με στόχο τη βιώσιμη ανάπτυξη

σημείωσε και ο Αλεξ Φωτακί
öns Partner και Head του αμερικανικού

Fund CVC το οποίο θα συνεχίσει

Tis εγχώριεβ επενδύσειε του
Για τον μεγαλοεπενδυτή John

Paulson President Portfolio Manager
Tns Paulson Co που είδε öncos

ανέφερε oùs ο μεγαλύτερο5 ιδιώ
ms μέτοχο5 Tns Πειραιώβ τη μετοχή

Tns τράπεζα5 να κερδίζει εφέτο5
120 τα οφέλη από την ανάκαμψη

Tns Ελλάδα5 υπερβαίνουν κατά

πολύ τον τραπεζικό τομέα και έχουν

ευρεία βάση με την ελληνική
αγορά ακινήτων να σημειώνει μία
από Tis καλύτερεε επιδόσε στον
κόσμο ενώ η χώρα επέστρεψε στο
καθεστώ5 Investment Grade Κατά
τον ίδιο i'ocûs να βρισκόμαστε μόνο

στην αρχή εν05 μακροχρόνιου
ενάρετου επενδυτικού κύκλου για
τη χώρα εάν οι Ελληνεβ συνεχίσουν
να ακολουθούν oiKovopiKés πολι
τικέβ υπέρ των επενδύσεων
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Αύξηση ζήτησης
για δάνεια
ίο 2024
Το 2023 υπό το βάρος της μεγάλης και απότομης
ανόδου των επιτοκίων χαρακτηρίστηκε από πρόωρες

αποπληρωμές παρά για ζήτηση νέων δανείων

με αποτέλεσμα οι νέες εκταμιεύσεις να είναι αναιμικές

Ωστόσο οι τραπεζίτες εκτιμούν ότι η τάση
αυτή πρόκειται να αλλάξει το 2024 με προσδοκίες
για θετική πιστωτική επέκταση
Η αναμενόμενη αύξηση των χορηγήσεων το 2024
συνδέεται με τις επενδύσεις που θα πραγματοποιηθούν

στη χώρα και θα συμβαδίσει με τους υψηλούς
ρυθμούς ανάπτυξης της ελληνικής οικονομίας
Όπως είπε στο επενδυτικό συνέδριο της Capital
Link στη Νέα Υόρκη ο πρόεδρος της Eurobank

Γιώργος Ζανιάς υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί

παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα

και περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις
που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από

την κρίση το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα το
οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς
πόρους τη δημοστονομική συνέπεια και την σταδιακά

βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.Όπως
ανέφερε ο κ Ζανιάς οι πολύ καλές αναπτυξιακές
προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση

των προβληματικών δανείων από τους servicers
θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για
δάνεια Εξάλλου τα δάνεια των ελληνικών τραπεζών

αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60

περίπου του ΑΕΠ
Η επενδυτική ροή κεφαλαίων προς την Ελλάδα

καθώς αυτή έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις
επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων
με μακροπρόθεσμη στόχευση θα απαιτήσει και την
υλοποίηση σημαντικών έργων τα οποία θα

χρηματοδοτήσουν

οι τράπεζες Ο γενικός διευθυντής
Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής
Τράπεζας Βασίλης Καραμούζης ανέφερε ενδεικτικά

στο συνέδριο της Capital Link ότι μέχρι το 2030

δρομολογούνται περίπου 190 έργα υποδομών σε

οδικά δίκτυα αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28

δις ευρώ Συγκεκριμένα στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων

για δίκτυα οπτικών ινών και datacenters
στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται

περαιτέρω επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα
τουριστικά καταλύματα ενώ στο επίκεντρο του
επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα
οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της
Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας
ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή συμπεριλαμβανομένων

δικτύων υποδομών για αποθήκευση

και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας cpu
στκού υγροποιημένου αερίου καθώς και έργων
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες

Ο ρόλος της EAT
Κομβικό ρόλο νια τη χρηματοδότηση των μικρομεσαίων

επιχειρήσεων θα διαδραματίσει η Ελληνική
Αναπτυξιακή Τράπεζα HDB παρέχοντας εργαλεία
μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες
οικονομικές λύσεις που θα βοηθήσουν τις ΜμΕ να
αναπτυχθούν Όπως ανέφερε ενδεικτικά στο ίδιο

συνέδριο ο πρόεδρος και CEO της Ελληνικής Αναπτυξιακής

Τράπεζας Γιώργος Ζαββός τα εγγυοδο
τικά προγράμματα και τα δάνεια ουγχρηματοδότη
σης της HDB μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ
διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια Σημειώνεται

ότι τα τελευταία 3 χρόνια 36.700 εταιρείες

επωφελήθηκαν από τη χρηματοδότηση της
HDB λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια

με αποτέλεσμα το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο
δανείων της τράπεζας να ξεπερνά τα 9,4 δια ευρώ
Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από

18,600 νέων θέσεων εργασίας συμβάλλοντας στο
ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δια ευρώ

ΤΡΑΠΕΖΕΣ

Οι ιέσσερεις προκλήσεις• Η διατήρηση της κερδοφορίας Η περαιτέρω μείωση των κόκκινων
των χρηματοοικονομικών συνθηκών Οι απειλές για την οικονομία

πορει τα εγχώρια πιστωτικά

ιδρύματα να έχουν αλλάξει
σελίδα με την επιστροφή στην

κερδοφορία την εντυπωστακή
ώθηση που δέχθηκαν στα έσοδα

χάρη στις αυξήσεις των επιτοκίων της ΕΚΤ
τη σημαντική μείωση των δεικτών NPEs και
τις εκτιμήσεις των διοικήσεων για επιστροφή
στη διανομή μερισμάτων έπειτα από πολλά

χρόνια ωστόσο ο κλάδος εξακολουθεί να βρίσκεται

αντιμέτωπος με σημαντικές ακόμη προκλήσεις

και κινδύνους Τραπεζικοί αναλυτές
επισημαίνουν πως η διατήρηση της κερδοφορίας

η περαιτέρω μείωση των κόκκινων δανείων

οι επιπτώσεις της σύσφιγξης των χρηματοοικονομικών

συνθηκών αλλά και η ψηφιοποίηση
αποτελούν πλέον τα μεγάλα στοιχήματα

που θα κληθούν διαχειριστούν οι διοικήσεις
των ελληνικών τραπεζών τους επόμενους μήνες

Αναμφίβολα η πρόοδος που έχει συντελεστεί

τα τελευταία χρόνια στο εγχώριο πιστωτικό

σύστημα είναι πέραν πάσης αμφιβολίας
τονίζει επικεφαλής συστημικής τράπεζας και

προσθέτει ότι οι ελληνικές τράπεζες στοχεύουν
να επαναφέρουν τα μερίσματα το 2024 το

μεγαλύτερο μέρος της μείωσης των NPEs βρίσκεται

πλέον πίσω τους το ελληνικό Δημόσιο
έχει ανακτήσει την επενδυτική βαθμίδα γεγονός
θα διευρύνει το κοινό των επενδυτών για τα
ελληνικά περιουσιακά στοιχεία ενώ με τα αυξανόμενα

επιτόκια οι ελληνικές τράπεζες αναβαθμίζουν

σημαντικά τις εκτιμήσεις τους και

επιτυγχάνουν πιο πειστικές αποδόσεις Ωστόσο

το επόμενο μεγάλο στοίχημα που έχουμε
μπροστά μας είναι να πείσουμε την αγορά ότι
η κερδοφορία μας βρίσκεται πλέον σε βιώσιμες
και γερές βάσεις την ίδια στιγμή που θέλουμε
να αξιοποιήσουμε μέρος της κεφαλαιακής επάρκειας

που διαθέτουμε για να ανταμείψουμε τους
μετόχους καταλήγει η ίδια πηγή

Καμπανάκια από ΤτΕ
και SSM για ta NPEs
Ο πληθωρισμός η άνοδος των επιτοκίων το

αυξανόμενο κόστος των μισθών και η απόσυρση
των κυβερνητικών μέτρων στήριξης που

τέθηκαν σε εφαρμογή κατά τη διάρκεια της
πανδημίας δημιουργούν ένα σκληρό οικονομικό

περιβάλλον που αντικατοπτρίζει και την
αύξηση των κόκκινων δανείων Ο δείκτης μη
εξυπηρετούμενων δανείων ΜΕΔ παρά την
αξιοσημείωτη αποκλιμάκωση του παραμένει
υψηλότερος από το μέσο όρο των τραπεζών της
ευρωζώνης και είναι αναγκαία η μείωση ίου

Η ψηφιοποίηση θα μειώσει ίο λειτουργικό
κόσιος όμως θα επιφέρει υψηλότερο επενδυτικό
κόστος και νέες προκλήσεις

σε ένα περιβάλλον αυξημένων επιτοκίων για
μακρότερο χρονικό διάστημα/Οπως προκύπτει
από την ενδιάμεση έκθεση για τη νομισματική
πολιτική της Τράπεζας της Ελλάδος ΤτΕ o

δείκτης μη εξυπηρετούμενων δανείων διαμορφώθηκε

τον περασμένο Σεπτέμβριο στο 7,9
από 8,7 στα τέλη του 2022 με το υπόλοιπο

για τις αντίστοιχες χρονικές περιόδους να αγγίζει

τα 11,7 δισ ευρώ από 13.2 δια ευρώ
Ειδικά για τις συστημικές τράπεζες το απόθεμα
υπολογίζεται σε περίπου οκτώ δια ευρώ και

συγκεκριμένα 1,1 δια ευρώ για την Εθνική
Τράπεζα 2,1 δια ευρώ για τη Eurobank δύο
δια ευρώ για ιην Τράπεζα Πειραιώς και 2.7 δια

ευρώ για την Alpha Bank Όσον αφορά στη

διάρθρωση των κόκκινων δανείων αυτή έχει

ως εξής 66 επιχειρηματικά 25 στεγαστικά
και 9 καταναλωτικά δάνεια Επίσης περίπου
ισόποση είναι η κατανομή μεταξύ δανειακών
συμβάσεων που έχουν ήδη καταγγελθεί από τις
τράπεζες δανείων αβέβαιης είσπραξης

unlikely το pay και δανείων σε καθυστέρηση

μεγαλύτερη των 90 ημερών τα οποία δεν
έχουν ακόμη καταγγελθεί Στο πλαίσιο αυτό οι

τράπεζες σχεδιάζουν περαιτέρω τακτοποίηση
των ισολογισμών τους μέσω οργανικών και μη
λύσεων όπως ρυθμίσεις διαγραφές αλλά και
ρευστοποιήσεις ενώ ψηλά στην ατζέντα τους

Η πρόκληση της κλιματικής αλλαγής
Αναμφισβήτητα από τις πλέον δυσμενείς εξελίξεις το 2023 ήταν οι
καταστροφικές πυρκαγιές και τα ακραία καιρικά φαινόμενα που

έπληξαν το φετινό καλοκαίρι διάφορες περιοχές της χώρας Οι

καταστροφικές πλημμύρες στην Θεσσαλία έχουν τόσο κοινωνικές
όοο και οικονομικές προεκτάσεις δεδομένου ότι το ΑΕΠ της εν
λόγω περιφέρειας αντιπροσωπεύει διαχρονικά περί το 5 του ΑΕΠ
της Ελλάδας
Η ολοένα και συχνότερη εμφάνιση καιρικών φαινομένων τα οποία
μέχρι πρότινος χαρακτηρίζονταν ακραία ώθησε την κυβέρνηση

να προϋπολογίσει από το 2024 και εφεξής πόρους ύψους ευρώ 600
εκατ προκειμένου να καλύπτονται σε μόνιμη βάση οι δαπάνες
κρατικής αρωγής έναντι φυστκών καταστροφών
Επιπρόσθετα η Ελλάδα θα λάβει κοινοτικούς πόρους συνολικού
ύψους ευρώ 2,2 δια για την αποκατάσταση των ζημιών Η ενίσχυση
των υποδομών της χώρας της πολιτικής προστασίας και της πρόληψης

αποτελούν σημαντικές προκλήσεις καθώς θα συμβάλλουν
στον περιορισμό των αρνητικών επιδράσεων στην ελληνική οικονομία

από τις φυστκές καταστροφές
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για το 2024
δανείων Οι επιπτώσεις της σύσφιγξης
και το κόστος της κλιματικής αλλαγής

win ι fi αlin Il I Ii I Ψ

H οικονομία θα βρεθεί ίο 2024 αντιμέτωπη με
αρκετές προκλήσεις έχοντας όμως ως κληρονομιά
το εξαιρετικά θετικό 2023

παραμένουν τόσο οι πωλήσεις χαρτοφυλακίων
όσο και οι τιτλοποιήσεις Σε μία προσπάθεια 6ε
να μετριάοουν τον όποιο αντίκτυπο από τπ

διατήρπση επί μακρόν των επιτοκίων σε

υψηλά επίπεδα οι τράπεζες φέρεται να έχουν

συμφωνήσει στη διατήρηση του πλαφόν στα

στεγαστικά δάνεια τα οποία άλλωστε είναι και
τα πλέον επιρρεπή στις αναταράξεις Όσον αφορά

στις μικρότερες τράπεζες το επαναλανοά

ρισμα του Ηρακλή έστω κι αν είναι αυστηρότερος

και πιο ακριβός είναι βέβαιο πως θα

τις βοηθήσει να απαλλαγούν από σημαντικό
όγκο κόκκινων δανείων
Κόντρα στην αισιοδοξία των τραπεζιτών πά¬

ντως τα καμπανάκια τόσο από πλευράς της
ΤτΕ όσο και από τον Ευρωπαίο επόπτη δεν

σταματούν Κατά τη διάρκεια του εννεαμήνου
του 2023 παρατηρήθηκε καθαρή εισροή νέων
ΜΕΔ σε όλα τα χαρτοφυλάκια δανείων Η στενή

παρακολούθηση της ποιότητας του χαρτοφυλακίου

δανείων είναι αναγκαία καθώς το περιβάλλον

αυξημένων επιτοκίων και το ενδεχόμενο

επιβράδυνσης της οικονομικής δραστηριότητας

δύνανται να ασκήσουν αυξητικές πιέσεις
στο δείκτη ΜΕΔ σημειώνεται στην έκθεση της
ΤτΕ Εγρήγορση από πλευράς των τραπεζών
ζητά και ο SSM χαρακτηρίζοντας μάλιστα τα
κόκκινα δάνεια ως μία πραγματικότητα αφού

πάντοτε θα υπάρχουν δανειολήπτες οι οποίοι
θα αδυνατούν να εξυπηρετήσουν τις οφειλές
τους Ειδικότερα σε πρόσφατο άρθρο της το

μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου της Ευρωπαϊκής

Κεντρικής Τράπεζας ΕΚΤ Elizabeth
McCaul τονίζει χαρακτηριστικά Η ιστορία μας
έχει διδάξει ότι όταν τα κόκκινα δάνεια συσσωρεύονται

και παραμένουν άλυτα επιβαρύνουν

την κερδοφορία των τραπεζών και απορροφούν

πολύτιμους πόρους.Αυτό περιορίζει
τελικά την ικανότητα τους να εκπληρώσουν τον

σημαντικό ρόλο τους να παρέχουν σε νοικοκυριά

και επιχειρήσεις πρόσβαση σε πιστώσεις
καθώς τις εμποδίζει να χορηγούν νέα δάνεια
Στο τρέχον αβέβαιο οικονομικό περιβάλλον
πρέπει να παραμείνουμε συγκεντρωμένοι στη
συνέχιση της μείωσης των μη εξυπηρετούμενων
δανείων και στην πρόληψη της συσσώρευσης
τους εξαρχής

Το επενδυτικό κόστος
της ψηφιοποίησης
Παράλληλα οι αναλυτές εστιάζουν και στις
ευκαιρίες αλλά και στους κινδύνους που φέρνει
η ψηφιοποίηση για τις ελληνικές τράπεζες Η

μείωση του προσωπικού και των υποκαταστημάτων

στην οποία έχουν προχωρήσει οι ελληνικές

τράπεζες κατά 29 και 32 σε μέσο όρο
αντιστοίχως έχει βελτιώσει την αποτελεσματι
κστπτά τους γεγονός που θα υποστηρίξει την

κερδοφορία τα επόμενα 2-3 χρόνια
Η μεγαλύτερη χρήση ψηφιακών και τεχνολογικών

υπηρεσιών θα ωφελήσει τις ελληνικές
τράπεζες μειώνοντας το λειτουργικό κόστος και
ενισχύοντας την εμπειρία για τους πελάτες ενώ
θα προσελκύσει επίσης μια νεότερη γενιά πελατών

και θα κάνει τις ελληνικές τράπεζες πιο

ανταγωνιστικές Ωστόσο η ψηφιοποίηση θα

επιφέρει υψηλότερο επενδυτικό κόστος και
νέες προκλήσεις Τα κέρδη αποδοτικότητας θα

αντισταθμιστούν εν μέρει από το υψηλότερο
κόστος επένδυσης στην τεχνολογία ενώ οι

τράπεζες θα πρέπει να διαχειριστούν προσεκτικά
την ψηφιακή μετάβαση τους με τρόπο που

να μην αυξάνει την έκθεση τους σε κινδύνους
προστασίας δεδομένων και κυβερνοασφάλειας
Συνολικά οι τράπεζες οφείλουν να ενισχύσουν

περαιτέρω τα κεφαλαιακά τους αποθέματα αξιοποιώντας

την αυξημένη κερδοφορία η οποία

διαμορφώνει ευνοϊκές συνθήκες για την εσωτερική

δημιουργία κεφαλαίου Επίσης απαιτείται

περαιτέρω διερεύνηση της διασύνδεσης των
κινδύνων της κλιματικής αλλαγής με το

χρηματοπιστωτικό

σύστημα

Mt jus Τ

Ρ à

Οι απειλές για
την οικονομία
Εκτός όμως από τις τράπεζες και η ελληνική

οικονομία συνολικά θα βρεθεί το
2024 αντιμέτωπη με αρκετές προκλήσεις
έχοντας όμως ως κληρονομιά το εξαιρετικά

θετικό 2023 κατά τη διάρκεια
του οποίου κατέφθασε η ανάκτηση της
επενδυτικής βαθμίδας ενώ επιβεβαιώθηκε

και η σταθερή υπεραπόδοση της
ανάπτυξης έναντι του μέσου όρου της
ευρωζώνης
Στην τελευταία έκθεση της για το 2023 η
Alpha Bank τονίζει ότι η νέα μεγάλη
πρόκληση όχι μόνο για την Ελλάδα αλλά

σε παγκόσμιο επίπεδο είναι η επίδραση
φυσικών καταστροφών στα μακροοικονομικά

μεγέθη και η διαχείριση των
περιβαλλοντικών κινδύνων Με δεδομένο

το πλήγμα που δέχθηκε η χώρα από
τα ακραία φυσικά φαινόμενα οι αναλυτές

της τράπεζες σημειώνουν ότι υπάρχουν

κάποια βασικά βήματα που θα πρέπει

να γίνουν μεταξύ των οποίων συγκαταλέγονται

Η ενίσχυση των υποδομών

της χώρας η ενίσχυση της πολιτικής

προστασίας και η ενίσχυση της πρόληψης

και θα συμβάλλουν στον περιορισμό
των αρνητικών επιδράσεων στην

ελληνική οικονομία από τις φυσικές καταστροφές

Οι υψηλότεροι ρυθμοί οικονομικής μεγέθυνσης

που καταγράφει από το 2019
και μετά με εξαίρεση το πρώτο έτος της
πανδημίας η ελληνική οικονομία σε
σύγκριση με την ευρωζώνη αναμένεται
να διατηρηθούν τόσο στο σύνολο του
2023 όσο και το 2024 Συγκεκριμένα το
ΑΕΠ της χώρας μας εκτιμάται ότι θα αυξηθεί

το 2023 κατά περίπου 2,2 έναντι
μόλις 0,6 στην ευρωζώνη ενώ για το
2024 διεθνείς και εγχώριοι οργανισμοί
προβλέπουν αύξηση του ΑΕΠ στο εύρος
2%-2,9 έναντι 1,2 στην Ευρωζώνη
Η συμβολή των επενδύσεων στο αναπτυξιακό

μείγμα προσδοκάται ότι θα ενισχυθεί

την επόμενη τριετία μετά από
την ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας
για το αξιόχρεο της χώρας τη σταδιακή
αποκλιμάκωση των επιτοκίων πιθανότατα

αρχής γενομένης πριν τα μέσα του
2024 και την πρόσφατη εξασφάλιση
επιπλέον πόρων από το Ταμείο Ανάκαμψης

και Ανθεκτικότητας ΤΑΑ Πλέον
τα συνολικά κεφάλαια από το ΤΑΑ επιχορηγήσεις

και δάνεια αναμένεται να
ανέλθουν σε Ευρώ 36 δια έως το 2026
και σε συνδυασμό με τις δαπάνες του
Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων
θα αποτελέσουν βασικούς πυλώνες στην
προσπάθεια τόνωσης της επενδυτικής
δραστηριότητας κάλυψης μέρους του
επενδυτικού κενού και αλλαγής του
αναπτυξιακού υποδείγματος της Ελλάδας

Η συνεισφορά των τουριστικών εισπράξεων

στην ελληνική οικονομία είναι

πολλαπλή καθώς μεταξύ άλλων
ενισχύουν τόσο τις εξαγωγές υπηρεσιών
συγκρατώντας τη διεύρυνση του ελλείμματος

του ισοζυγίου τρεχουσών συναλλαγών

όσο και την ιδιωτική κατανάλωση

Η επιμήκυνση της τουριστικής
περιόδου η κατανομή των τουριστικών
ροών σε περισσότερες περιφέρειες η
υλοποίηση νέων έργων υποδομών και η
κάλυψη των ελλείψεων ανθρώπινου δυναμικού

στα ξενοδοχεία της χώρας συνιστούν

ορισμένες προκλήσεις οι οποίες
δύνανται να αναβαθμίσουν περαιτέρω
το τουριστικό προϊόν της χώρας ενισχύοντας

τις ήδη ευοίωνες προοπτικές
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Τον Τάσου Μαντικίδη

Γιατί οι επενδυτές
ποντάρουν
στην Ελλάδα

Σε
ένα διεθνέε περιβάλλον γεμάτο

προκλήσεκ με Tis ισχυ
pés οικονομία να οδηγούνται

στο βασικό σενάριο σε ομαλή προσγείωση

τκ γεωπολιτικά εντάσεκ
από tous πολέμοικ στην Ουκρανία
και τη Μέση Ανατολή μέχρι προ
σφάτα tous Χούθι tits Υεμένηβ
που θέτουν σε κίνδυνο το 1 2 Tns
παγκόσμια ναυτιλία Kivnons
και του εμπορίου τον γεωοικονο
μικό κατακφματισμό και την κλιματική

κρίση που θα μπορούσαν
να αναζωπυρώσουν Tis πληθωριστικά

πιέσεκ και σε μια χρονιά με
σημαντικέβ εκλογικά αναμετρήσει
Ευρωεκλογέβ προεδρικά εκλογή

cms ΗΠΑ Ινδία και Ταϊβάν η ελληνική

οικονομία όπακ εκτιμούν
διεθνεί5 επενδυτέ5 και κορυφαίοι
οικονομολόγοι φαίνεται ότι είναι
σε θέση να αντιμετωπίσει και το
2024 Tis επερχομενε5 προκλήσεις

Θετική δυναμική
Αν μάλιστα στην εποχή των πολυ
κρίσεων αποφευχθούν νέοι μαύροι
κύκνοι στο παγκόσμιο σκηνικό
η Ελλάδα που ανεδείχθη από τον
Economist α χώρα tits xpoviàs

για το 2023 δείχνει ικανή να διατηρήσει

τη θετική δυναμική tus
καθα η ισχυρή ανάκαμψη μετά την
πανδημία αναμένεται να συνεχιστεί
και το επόμενο éros με την ανάπτυξη

στην περιοχή του 2,5 να
ξεπερνά αυτή των περισσότερων
ευρωπαϊκών οικονομιών ενισχύονται

και τη διαδικασία σύγκλιση
του πραγματικού κατά κεφαλήν
ΑΕΠ με τα μέσα επίπεδα tus ευ
ρωζώνης
Οι επενδύσει αναμένεται να βρεθούν

στο επίκεντρο Tns ελληνικήε
οικονομία καθώβ θα αυξηθούν
στο 1 5,1 τον επόμενο χρόνο από
7,1 το 2023 Η αξία των συγχωνεύσεων

και εξαγορών Σ&Ε αυξήθηκε

εξάλλου από 4 1 δισ ευρώ το
2020 σε 1 0,4 δισ ευρώ το 2022 ενώ
κατά tous πρώτοι 10 irwES του
2023 πραγματοποιήθηκαν 77 συ
ναλλαγέ5 με αξιοσημείωτη αύξηση
των διασυνοριακών συναλλαγών και
συμμετοχή στρατηγικών παικτών
Η Ελλάδα δεν είναι πλέον αναφέρουν

παράγοντα Tns ayopas προοριστώ

μόνο μη εξυπηρετούμενων
δανείων αν και από το 201 7 èu σή

Καλή χρονιά αναμένεται και το 2024 για τα ελληνικά
περιουσιακά στοιχεία Κλειδί οι επενδύσεις στη νέα
εποχή της ανάπτυξης Εκτιμάται ότι η χώρα μας
είναι σε θέση να αντιμετωπίσει τις νέες προκλήσεις

μερα έχουν πραγματοποιηθεί περί
Tis 50 διεθνεί5 συναλλαγέ5 πώληστκ
τέτοιων δανείων αξία5 περίπου 90
δισ ευρώ ή προβληματικών επενδύσεων

αλλά τα τελευταία χρόνια
έχουμε δει επενδύσει στον χώρο
Tns ενέργεκκ συμπεριλαμβανομένων

των ανανεώσιμων πηγών ενέρ
γεκκ των υποδομών ακινήτων φι
λοξενίοχ φαρμακευτικιτ και υγείοκ
τεχνολογία fintech υλικοτεχνικά
υποστήριξα και χρηματοοικονομικών

υπηρεσιών
Το πιο σημαντικό είναι ότι

η Ελλάδα προσελκύει διεθνεί5
επενδυτέ5 με διαφορετικά προφίλ

ιδιωτικά κεφάλαια εταιρικέβ
δυνάμεκ όπα Amazon Google
και Microsoft κρατικά επενδυτικά

ταμεία οικογενειακά γραφεία
και επιχειρήματα από διάφοροι
τομεί5 κατηγορίε5 περιουσιακών
στοιχείων και στρατηγικά

Οι συναλλαγές
Η àvooos των επενδύσεων από πα
pôxous χαμηλότερου kootous κεφαλαίου

όπα κρατικά και συνταξιοδοτικά

ταμεία καθακ και επενδυτέ5

Οι εισροές
Οι ξένες
άμεσες
επενδύσεις
ΞΑΕ

σύμφωνα με
στοιχεία της
Τράπεζας
της Ελλάδος
μετά το
ρεκόρ των
7,9 δισ ευρώ
το 2022 θα
διατηρηθούν
το 2023
περίπου στα
μέσα επίπεδα
της τριετίας
2019-2021 με
τις εισροές
ΞΑΕ στο
9μηνο εφέτος
να κινούνται
στα 3,9 δισ
ευρώ 2,3
του ΑΕΠ

υποδομών σε συνδυασμό με την
υγιή μετακύλιση των αρχικών επενδύσεων

που πραγματοποιήθηκαν
στη χώρα από distressed και event
driven επενδυτέβ ή ακόμα και από
Private Equity που έχουν αρχίσει
να αποεπενδύουν έπειτα από έναν
επενδυτικό κύκλο 5-7 ετών δημιουργεί

αυξημένο όγκο και μέγεθθ5
oris συναλλαγές

Οι μεταρρυθμίσεις
Η επιστροφή Tns δραστηριότητα
συναλλαγών cms κεφαλαιαγορές
το δεύτερο εξάμηνο του 2023 και
η σειρά επερχόμενων συμφωνιών

τα επόμενα τρίμηνα ενισχύουν

περαιτέρω την επενδυτική
δυναμική Tns Ελλάδα5 εκτίμησε
προσφάτου σε επενδυτικό συνέδριο

Tns Capital Link στη Νέα Υόρκη
ο Δημήτρικ Αθανασόπου

Aos Founding Partner και Group
Managing Director Tns AXIA
Ventures Group που βρισκόταν
πίσω από αρκετά deals στην ελληνική

αγορά Είναι ιδιαίτερα ενθαρρυντικό

ότι μεγάλο μέροβ Tns
ανάπτυξα tus Ελλάδα5 βασίζε

Τουρισμός
Είσοδος του

Διεθνούς
Αερολιμένα
Αθηνών στο

ΧΑ Πρόκληση
η διατήρηση
της θετικής

δυναμικής

ΚΛΑΔΟΙ ΠΟΥ
ΑΝΑΜΕΝΕΤΑΙ ΝΑ
ΠΡΩΤΑΓΩΝΙΣΤΗΣΟΥΝ
ΤΟ 2024
ΣΤΗΝ ΕΛΛΗΝΙΚΗ
ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ

ΠΗΓΗ Alpha Bank

Τράπεζες
Η αποεπένδυση
του ΤΧΣ
αναμένεται
να συνεχιστεί
προσελκύοντας
το επενδυτικό
ενδιαφέρον

Κατασκευές
ΒΙψηλό ανεκτέλεστο στον κλάδο
κινητικότητα μέσω εξαγορών και
συγχωνεύσεων υποστήριξη από

Ταμείο Ανάκαμψης Ανθεκτικότητας

Ενέργεια
Κρίσιμος τομέας

για ενεργειακή
ασφάλεια

Συνεχίζονται οι
επενδύσεις σε

φιλικές προς
το περιβάλλον

μορφές
ενέργειας
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ται Oxis κεφαλαιουχικά επενδύσει
ενώ αν και ο προβληματισμέ

για την οικονομία Tns ευρωζώνηβ
παραμένει υπάρχουν λιγοτερεβ
επιφυλάξει για την Ελλάδα κα
0o>s είναι σε διαφορετικό τμήμα
του οικονομικού κύκλου παρατηρούσε

cnions και ο Αναστάσκ
ΑστυφΙδικ Founder CEO Tns
Ambrosia Capital

Η Ελλάδα τα τελευταία χρόνια

εφαρμόζει μια σειρά από διαρ
Θρωτικέ5 μεταρρυθμίσει με στόχο
τη δημιουργία μια5 πιο ευέλικτα
και διαφοροποιημένα οικονομία
παράλληλα με την ενίσχυση Tns
ανταγωνιστικότητα με στόχο τη
βιώσιμη ανάπτυξη σημείωσε και
ο Αλεξ Φωτακΐδηπ Partner και
Head του αμφίκανικού Fund CVC
το οποίο θα συνεχίσει Tis εγχώριε5
επενδύσει του

Ευνοϊκές τάσεις
Για τον μεγαλοεπενδυτή John
Paulson President Portfolio
Manager Tns Paulson Co που
είδε ôna>s ανέφερε cas ο μεγαλύ
τερο5 ιδιώτη μέτοχο5 Tns Πει
paiios τη μετοχή Tns τράπεζα5 να
κερδίζει εφέτθ5 1 20 τα οφέλη
από την ανάκαμψη Tns Ελλάδα5
υπερβαίνουν κατά πολύ τον τραπεζικό

τομέα και έχουν ευρεία βάση

με την ελληνική αγορά ακινήτων

να σημειώνει μία από Tis
καλύτερε5 επιδόσειβ στον κόσμο
ενώ η χώρα επέστρεψε στο καθε
OT(i>s Investment Grade Οι ευνοϊ
Kés τάσεκ θα συνεχίσουν για τουλάχιστον

την επόμενη τετραετία
κατά τη δεύτερη θητεία Tns κυβέρνησα

Μητσοτάκη ενώ όπα
ανέφερε εάν οι Ελληνεε συνεχίσουν

να ακολουθούν οικονομία
πολιτικέ5 υπέρ των επενδύσεων
τότε η ευημερία μπορεί να επεκταθεί

και από αυτή την άποψη
ίσα βρισκόμαστε μόνο στην αρχή

ενό5 μακροχρόνιου ενάρετου
επενδυτικού κύκλου για τη χώρα

ΑΓΟΡΕΣ

Ακίνητα
Ως τον
περασμένο
Νοέμβριο
εφέτος
τοποθετήθηκαν
μόνο σε
ακίνητα ξένα
κεφάλαια
ύψους 1,4 δισ
ευρώ ενώ
συνολικά το
2023 οι ΞΑΕ
κατευθύνθηκαν
κυρίως στη
διαχείριση και
στις ιδιωτικές
αγοραπωλησίες

ακινήτων στη
μεταποίηση
του χονδρικού
και λιανικού
εμπορίου
στις τηλεπικοινωνίες

σε
καταλύματα
και υπηρεσίες
εστίασης

Πώς θα κινηθούν
μετοχές και ομόλογα

Με Tis ελληνικέε μετοχέ5 να κερδίζουν από την αρχή του értous
40 περίπου Tis τιμέ5 των ακινήτων να σημειώνουν αντίστοιχα
άνοδο κατά 1 5 σε μέσα επίπεδα και το spread διαφορά Tns απόδοση

μεταξύ του ελληνικού 1 Oeroùs ομολόγου με το αντίστοιχο
γερμανικό που λειτουργεί και ακ δείκτηβ μέτρησηβ του ασφαλίστρου
κινδύνου risk Premium Tns xàpas να υποχωρεί κατά σχεδόν 100
μονάδεβ ßäons και τον δείκτη των τιμών των ελληνικών ομολόγων
να κερδίζει σχεδόν 1 2 το ερώτημα είναι αν και το 2024 θα είναι
επΙστΐ5 ανοδικό για τα ελληνικά περιουσιακά στοιχεία

Για την ανάλυση αγορών Tns Alpha Bank η δημόσια εγγραφή

του Διεθνούβ Αερολιμένα Αθηνών το πρώτο τρίμηνο
του 2024 θα ενισχύσει το ßä0os Tns ελληνικήβ κεφαλαιαγοράβ
ενώ η μετάβαση του χρηματιστηρίου από Tis αναδυόμενεβ otis
ανεπτυγμένεβ ayopés διαδικασία που αναμένεται να εκκινήσει

το β εξάμηνο αποτελεί τον επόμενο στόχο για την επενδυτική

κοινότητα Η μείωση των τελών συναλλαγών δείχνει
θετικό σήμα npos tous επενδυτέ5 ενώ ενδεχόμενεβ αποκρατικοποιήσει

και η πρόοδοβ Tns αποεπένδυσηβ του ΤΧΣ από
Tis τράπεζεβ εκτιμάται ότι θα προσελκύσουν το επενδυτικό
ενδιαφέρον και το 2024

Στο κατώφλι μιας νέας εποχής
Για τον CEO Tns ΕΧΑΕ Γιάννο Κοντόπουλο ônoas ανέφερε
στο επενδυτικό συνέδριο Tns Capital Link βρισκόμαστε στο
κατώφλι i\as véas εποχή5 για το ελληνικό χρηματιστήριο η
οποία χαρακτηρίζεται από σημαντική ανάπτυξη βιώσιμε5 πρα
KTiKés και αυξημένη διεθνή επιρροή ενώ διαβλέπει σημαντι
Kés npoomiKés για την επόμενη χρονιά καθώβ καταγράφεται
σημαντικό ενδιαφέρον για νέε5 εισαγωγέ5 και συνεργασίεβ
σημειώνοντα5 επίσηβ και την πορεία επαναφοράβ του στην
κατηγορία των Αναπτυγμένων Αγορών

Παράλληλα η Alpha Bank εκτιμά neos αν και η ανάκτηση
Tns επενδυτική5 βαθμίδα5 έχει αποτυπωθεί στην ελληνική αγορά

ομολόγων τα ιδιαίτερα χαρακτηριστικά όμακ του δημόσιου
xpéous υποστηρίζουν τα κρατικά ομόλογα ενώ και τα εταιρικά
ομόλογα αναμένεται να.ανακάμψουν το 2024 στο πλαίσιο Tns
αποκλιμάκωσα του πληθωρισμού με το υψηλό επιτοκιακό
tous έσοδο με ισχυρό νόμισμα ευρώ να αναδεικνύει την ελ
κυστικότητά tous Η αποκλιμάκωση των αποδόσεων στη λήξη
των ομολόγων εκτιμάται ότι θα προσελκύσει το ενδιαφέρον
για νέεβ εταιρικέβ εκδόσειβ ενώ οι τράπεζεβ στο πλαίσιο Tns
εναρμόνισα με tous otôxous MREL αναμένεται να πραγματοποιήσουν

νέε εκδόσειβ προσφέρονται ικανοποιητικό επιτόκιο

ΒΑΣΙΚΑ ΜΕΓΕΘΗ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ ΑΠΟΤΙΜΗΣΗ ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟΥ
ΠΗΓΕΣ Ευρωπαϊκή Επιτροπή Alpha Bank

Ρ/Ε Χρηματιστηριακή τιμή
προς κέρδη ανά μετοχή

Ρ/Β Χρηματιστηριακή τιμή προς λογιστική αξία

Ρυθμός
ανάπτυξης

ΑΕΠ

Μερισματική
απόδοση

12 Ρ/Ε ΓΕΝΙΚΟΥ
ΔΕΙΚΤΗ

8,1 ΑΘΗΝΩΝ

2025

Ρ/Β ΓΕΝΙΚΟΥ
ΔΕΙΚΤΗ

ΑΘΗΝΩΝ

2023 2024 2025
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25o CAPITAL LINK INVEST IN GREECE FORUM

Μονόδρομοι η ανάπτυΕη
ins ελληνικήβ οικονομίαΒ
Οι προοπτικές του Ελληνικού Χρηματιστηρίου των
τραπεζών και των επιχειρήσεων βρέθηκαν στο επίκεντρο
του φόρουμ που πραγματοποιήθηκε στη Νέα Υόρκη
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12 ΘΕΜΑ

ΣΑΒΒΑΤΟ

ΔΕΚΕΜΒΡ ΤΡΑΠΕΖΕΣ backstaqt

ΤΡΑΠΕΖΑ ΠΕΙΡΑΙΩΣ

Κλείδωσε για τις 8-9 Μαρτίου
η διάθεση ίου ποσοστού του ΤΧΣ
• Το μοντέλο διάθεσης 500 εκατ 500 εκατ 150 εκατ που επιθυμεί ο Χρήστος
Μεγάλου Ποια στρατηγική Θα υιοθετήσει ο μεγαλομέτοχος Τζον Πόλσον

Τ
I Ι I ο διάστημα 8 9 Μαρτίου 2024

τοποθετείται εκτός απρόοπτου η
αποεπένδυση του ΤΧΣ από τπν
Τράπεζα Πειραιώς με την διοίκπ
οη του Ομίλου να προκρίνει mv

διάθεοη του συνόλου του 27 σε τρία group
επενδυτών Σύμφωνα με τον προγραμματισμό

κυβέρνποης και ΤΧΣ π αποεπένδυση
από την Τράπεζα Πειραιώς θα ακολουθήσει
την ανακοίνωση των αποτελεσμάτων της
χρήσης 2023σπς 23 Φεβρουαρίου Πληροφορίες

αναφέρουν ότι κατά την παρουσίαση
των οικονομικών αποτελεσμάτων στους
αναλυτές η Διοίκηση της Τράπεζας Πειραιώς

αναμένεται να δώσει guidance για στόχο

καθαρών κερδών μετά τους φόρους σταθερά
άνω του 1 δια ευρώ ετησίως για την επόμε
νπ τριετία
Σύμφωνα με το χρονοδιάγραμμα το ΤΧΣ
πρόκειται να καταλήξει μέχρι το τέλος της
χρονιάς το αργότερο αρχές της εηόμενης
στην επιλογή του συμβούλου επενδυτικής
τράπεζας και των νομικών γραφείων ελληνικό

και ξένο που θα αναλάβουν την διάθεση

των μετοχών της Τράπεζας Πειραιώς
Ηδη η διοίκηση της Τράπεζας Πειραιώς έχει
επιλέξει ως συμβούλους την UBS και την
Goldman Sachs και όλοι μαζί θα ξεκινήσουν
άμεσα μπαράζ επαφών με ξένους επενδυτές
Το πρώτο μεγάλο ραντεβού ορίστηκε για την
επενδυτική ημερίδα της JP Morgan στις 24

Ιανουαρίου στη Νέα Υόρκη Κύκλοι της Τράπεζας

επισημαίνουν ότι παρά την αναμενόμενη
επιδείνωση των μακροοικονομικών

συνθηκών στην Ευρώπη και διεθνώς το
2024 και τη διατήρηση της νομισματικής
σύσφιξης για το πρώτο εξάμηνο του έτους
το επενδυτικό ενδιαφέρον για τις ελληνικές
τράπεζες παραμένει ιδιαιτέρως αυξημένο
στην επενδυτική κοινότητα
Πηγές με γνώση των διαδικασιών αναφέρουν

ότι η δομή της συναλλαγής που σχεδιάζεται

για την Πειραιώς προσομοιάζει με το

μοντέλο της Εθνικής Τράπεζας το οποίο
εξασφάλισε πολύ μεγάλη υπερκάλυψη και
διασπορά και ταυτόχρονα προσέλκυσε μερικά

από τα μεγαλύτερα επενδυτικά funds
διεθνώς
Ερωτηματικό παραμένει το ύψος του ποσοστού

μετοχών της Τράπεζας Πειραιώς που

θα διαθέσει το ΤΧΣ καθώς στο τραπέζι βρίσκεται

τόσο η περίπτωση της μερικής απο

επένδυσης όπως συνέβη στην Εθνική Τράπεζα

όσο φυστκά και η διάθεση του συνόλου
του 27
Κύκλοι της τράπεζας πάντως σημειώνουν με
νόημα ως καλύτερη επιλογή την διάθεση
του 27 και εξηγούν ότι το ποσοστό του ΤΧΣ
στην ETE ήταν σαφώς μεγαλύτερο 40,39
από το αντίστοιχο που κατέχει στην Τράπεζα
Πειραιώς ενώ την δεδομένη χρονική στιγμή
όλες οι ενδείξεις καταλήγουν στην ύπαρξη
επενδυτικού ενδιαφέροντος ικανού να επιτύχει

σημαντική υπερκάλυψη της προσφοράς
και στην περίπτωση του placement της

Πειραιώς
Τόσο το οικονομικό επιτελείο της κυβέρνησης
όσο και το ΤΧΣ φαίνεται να αντιλαμβάνονται
τα οφέλη αυτού του σχεδιασμού ωστόσο επί
του παρόντος βρίσκονται υπό εξέταση διάφορα

σενάρια όπως να σπάσει π συναλλαγή
σε δύο μέρη όπως συνέβη με την Εθνική

Τράπεζα ενώ υπό συζήτπσπ είναι κατά πόσο

το Δημόστο θα διατηρήσει ένα μικρό ποσοστό

στην Πειραιώς
Συνολικά πάντως ο σχεδιασμός του Διευθύ¬

νοντος Συμβούλου της Τράπεζας Πειραιώς
Χρήστου Μεγάλου περιλαμβάνει την διάθεση

μετοχών αξίας 500 εκατ ευρώ σε 10

ισχυρούς θεσμικούς επενδυτές διεθνούς
βελπνεκούς τύπου Fidelity Blackrock
Lazard Fiera Capital κ.ά τα υπόλοιπα 500
εκατ ευρώ σε άλλους ξένους επενδυτές με
χαμηλότερα ποσά τοποθέτησης στη μετοχή
και 1 50 εκατ ευρώ στη retail ελληνική αγορά

Πηγές της τράπεζας επισημαίνουν με
νόημα ότι Επενδυτές μεγάλου βεληνεκούς
όπως οι παραπάνω δύσκολα θα εκκινήσουν
τη διαδικασία συμμετοχής τους για μικρότερα

ποσοστά γεγονός που η διοίκηση του ΤΧΣ
θα έπρεπε να λάβει σοβαρά υπόψη εάν θέλει
να επαναλάβει το επιτυχημένο παράδειγμα
με την πώληση του πακέτου μετοχών της
ETE Αξίζει να αναφερθεί ότι με βάση τις
τωρινές χρηματιστηριακές τιμές η μετοχή
της Τράπεζας Πειραιώς κινείται στα 3,3 ευρώ
και η κεφαλαιοποίησα της διαμορφώνεται
στα 4,2 δια ευρώ

Τι θα κάνει ο Πόλσον
Όσον αφορά στον μεγαλομέτοχο της Τράπεζας

Πειραιώς Τζον Πόλσον ο οποίος κατέχει

ποσοστό πέριξ του 1 7 1 8 οι ίδιες πηγές
αφήνουν ανοιχτό το ενδεχόμενο περαιτέρω
σαμμετοχής του παραπέμποντας στις πρόσφατες

τοποθετήσεις του στο συνέδριο της
Capital Link Invest in Greece στη Νέα Υόρκη

όπου δήλωσε αγοραστής εκτιμώντας
πως η μετοχή έχει πολλά να δώσει ακόμη
αφού εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με
τιμή μόλις 5πλάστα τα κέρδη και στο 50
της λογιστικής αξίας
Παράλληλα ο Αμερικανός μεγαλοεπενδυτής
αναφέρθηκε στην εντυπωστακή επίδοσα της
τιμής της μετοχής της Τρ Πειραιώς καθώς
όπως τόνισε σαμείωσε άνοδο 120 μόνο
φέτος που αντανακλά την αύξηση των κερδών

των κεφαλαιακών αποθεμάτων ασφαλείας

και της απόδοσας των ιδίων κεφαλαίων
καθώς και την μείωσα των NPLs

Τα κεφάλαια που έχει τοποθετήσει ο Πόλσον
στην Τράπεζα Πειραιώς κινούνται στα 650
εκατ ευρώ Η επένδυσα του αποδίδει πλέον
κέρδη έχοντας κάνει break even στα 3,1

ευρώ επίπεδο τιμής που έχει αποκτήσει
μεσοσταθμικά την συμμετοχή του στην Τράπεζα

και η μετοχή της Πειραιώς βρίσκεται
στα 3,30 ευρώ

Διανομή μερίσματος
ΠΑΡΟΥΣΙΑΖΟΝΤΑΣ τα αποτελέσματα εννεαμήνου 2023
ο CEO της Τράπεζας Πειραιώς Χρήστος Μεγάλου είχε
ανακοινώσει την πρόθεση της Τράπεζας να διανείμει
στους μετόχους συμβολικό μέρισμα 10 από τα κέρδη
του 2023 με προοπτική στη συνέχεια το ποσοστό της
διανομής να φτάσει στο 25 των κερδών Εκτιμάται ότι
ο SSM θα ανάψει και για τις τέσσερις συστημικές τράπεζες

το πράσινο φως για τη διανομή μερισμάτων το 2024
από τα κέρδη του 2023 Συνολικά πάντως και στο μέτωπο

της κερδοφορίας η διοίκησα της τράπεζας στοχεύει
σε κέρδη ύψους 1 δισ ευρώ ετησίως για τα επόμενα

έτη Η αισιοδοξία αυτή πηγάζει σύμφωνα με τις ίδιες
πληροφορίες στις εναλλακτικές πηγές κερδών πέραν
του επιτοκιακού περιθωρίου όπως τα έσοδα από επενδύσεις

από το real estate και φυσικά από χρεώσεις και
προμήθειες Το 2023 πάντως εκτιμάται ότι θα κλείσει
δυναμικά για την τράπεζα με ενίσχυσα της πιστωτικής
επέκτασας αα στο corporate υπολογίζεται σε 1,6 δια
ευρώ αλλά και των εσόδων λαμβάνοντας ώθηση από
τα κεφάλαια υπό διαχείρισα που εφέτος είχαν άνοδο ένα
δια ευρώ φτάνοντας συνολικά τα οκτώ δια ευρώ και
περαιτέρω μείωση των κόκκινων δανείων με την

ένταξη στον Ηρακλή III τόσο της τιτλοποίησης
SunriselII όσο και του Solar Σημειώνεται πάντως ότι
η Διοίκησα της Τράπεζας δεν έχει στον σχεδιασμό της
μεγάλη περαιτέρω συρρίκνωσα του δικτύου θεωρώντας
ως απαραίτητη κρίσιμη μάζα ένα πλήθος 350 370
καταστημάτων Την ίδια στιγμή σαμαντική πηγή εσόδων
για τα επόμενα χρόνια αποτελούν με βάσα τον στρατηγικό

σχεδιασμό της Τράπεζας Πειραιώς οι εργασίες του
asset management Σήμερα τα υπό διαχείρισα κεφάλαια
ξεπερνούν τα 8 δισ ευρώ και σε ετήσια βάσα αυξήθηκαν
φέτος κατά 1 δια ευρώ
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21 sessions – 100 Top Level Speak-
ers – An International Summit About 
Greece in New York Business & Invest-
ment Opportunities in Greece 

Speakers from US & Greek Govern-
ments – Private Sector CEOs – Interna-
tional Banks & Investors

The following highly interesting 
Panel Discussion, entitled “GREEK 
TOURISM & HOSPITALITY SECTOR 
– Growth & Investment Opportuni-
ties,” was part of the agenda of the 25th 
Annual Capital Link Invest in Greece 
Forum, entitled, “Accelerating Invest-
ments for Sustainable Growth,” that 
was held with great success and par-
ticipation, on Monday, December 11, 
2023, in New York, in cooperation with 
the New York Stock Exchange, the Ath-
ens Exchange Group (ATHEX Group), 
and major Global Investment Banks & 
Organizations, and under the Auspic-
es of the Consulate General of Greece 
in New York. The event was sponsored 
by top companies, and Goldman Sachs 
and TEN Ltd (Tsakos Energy Naviga-
tion) were the Lead Sponsors.

PANEL DISCUSSION: GREEK 
TOURISM & HOSPITALITY SECTOR 
– Growth & Investment Opportunities

Moderator: Mr. Nikolaos Kostikas, 
Partner – Watson Farley & Williams

Panelists:
• Mr. Apostolos Foteinakis, Chief Fi-

nancial Officer – Blueground
• Mr. Nabil Aquedim, Managing Di-

rector Asset Management Division – 
Goldman Sachs

• Mr. Panos Kouanis, Founding Part-
ner & CEO – GravityBreath Pictures

• Mr. Luis Picas Asmarats, Senior 
Director of Investments – Hotel Invest-
ment Partners (HIP)

Mr. Nikolaos Kostikas, Partner – 
Watson Farley & Williams, stated: “De-
spite the adverse economic climate, 
the consequent crises and the geopo-
litical challenges, the Greek economy 
has shown remarkable resilience in the 
recent years and remains one of the 
fastest growing economies of Europe. 
In this context, Greece continues to at-
tract considerable foreign direct invest-
ments where tourism and real estate 
sector has absorbed ca 40 % of total net 
FDI, attesting to investor confidence in 
the long term prospects for the Greek 
tourism brand.

So far 2023 is set to be another great 
year for Greek hospitality with numer-
ous acquisitions, upgrade projects and 
new entries underway, whereas this 
year will be a record year from visi-
tors arrivals and revenues perspectives, 
even though this year’s figures have 
been impacted by extreme weather 
conditions locally and globally.

Having achieved to create an inter-
nationally recognised brand of tourism 
destination, Greece is now entering 
into actively implementing sustainable 
developments in tourism sector in or-
der to evolve under the global transi-
tion towards green practices and sus-
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Ένα εβδομαδιαίο άρθρο για την Ελληνική 
οικογένεια που δίνει πρακτικές συμβουλές 
για το γάμο, για τις οικογενειακές σχέσεις,  
και για την ανατροφή των παιδιών.

Να Μην Αφήσουμε Έξω το Χριστό από 
τις Χριστουγεννιάτικες παραδόσεις μας

Μία από τις πιο αγαπημένες μου 
αναμνήσεις από τα Χριστούγεννα 
σα μικρό παιδί στην Κύπρο ήταν τα 
Χριστουγεννιάτικα κάλαντα. Πηγαίναμε 
από σπίτι σε σπίτι και ψαίλναμε τα 
κάλαντα. Σήμερα θα δούμε μερικές από 
τις Χριστουγεννιάτικες παραδόσεις που 
έχουμε στην Ελλάδα και στις Ηνωμένες 
Πολιτείες, και στη συνέχεια θα τις 
τοποθετήσουμε στη σωστή τους θέση. 
Ως Έλληνας Ορθόδοξος Χριστιανός ποια 
πρέπει να είναι η στάση μου σ’ αυτές τις 
διάφορες συνήθειες των Χριστουγέννων;

Η πρώτη παράδοση των Χριστουγέννων 
που θα ήθελα να δούμε σήμερα είναι η 
Χριστουγεννιάτικη μουσική. Αναφέραμε 
ήδη πώς τα Κάλαντα έπαιξαν σπουδαίο 
ρόλο σε μας όταν ήμασταν παιδιά. 
Στις Ηνωμένες Πολιτείες η μουσική 
αποτελεί μεγάλη επιχείρηση. Υπάρχουν 
ραδιοφωνικοί σταθμοί που παίζουν μόνο 
Χριστουγεννιάτικη μουσική όλη την 
περίοδο των Χριστουγέννων.

Θα ήθελα να θυμηθούμε τον πρώτο ύμνο 
που ακούστηκε τα πρώτα Χριστούγεννα. 
Τον έψαλαν οι άγγελοι. Τα λόγια του 
ύμνου τα βρίσκουμε στο Λουκά κεφάλαιο 
2. “Δόξα Θεώ εν υψίστοις και επί γης 
ειρήνη εν ανθρώποις ευδοκία.”  Τα πρώτα 
Χριστουγεννιάτικα κάλαντα είχαν κάποιο 
νόημα. Το μήνυμά τους ήταν, “Δόξα και 
λατρεία ανήκει στον Ύψιστο Θεό γιατί 
έστειλε το Γιο Του. ”  Και συνεχίζει, 

Ακλόνητη ΟικογένειαΑκλόνητη Οικογένεια
“Και στη γη, ο Ιησούς, το παιδί των 
Χριστουγέννων, θα φέρει ειρήνη, μια τέτοια 
ειρήνη που ξεπερνάει κάθε λογική. Στη 
θέση του άγχους θα φέρει τη γαλήνη. Την 
ανησυχία και τη μέριμνα που έχουν τόσοι 
άνθρωποι σήμερα θα την αντικαταστήσει 
με ειρήνη. Θα αντικαταστήσει την αγωνία 
του θανάτου και της αιωνιότητας με την 
εμπιστοσύνη και την πίστη ότι ο ουρανός 
περιμένει όλους εκείνους που άνοιξαν την 
καρδιά τους στο Χριστό. Κάθε φορά λοιπόν 
που ακούς τη Χριστουγεννιάτικη μουσική, 
να θυμάσαι τον ύμνο των αγγέλων εκείνα 
τα πρώτα Χριστούγεννα και Εκείνον για 
τον Οποίο έψαλλαν.

Μία άλλη παράδοση Χριστουγεννιάτικη 
είναι οι κάρτες. Όλοι μας έχουμε μια 
λίστα. Συνήθως οι πρώτοι στη λίστα είναι 
οι συγγενείς μας. Μετά είναι οι γνωστοί 
κι οι φίλοι που είχαμε κάποτε ή έχουμε 
ακόμη κάποια σχέση. Οι περισσότεροι 
από μας θέλουμε να αγγίξουμε τις καρδιές 
αυτών των ανθρώπων την περίοδο 
των Χριστουγέννων. Έτσι λοιπόν τους 
στέλνουμε μια κάρτα με ευχές.

Ξέρετε όμως ότι κι ο καλύτερος φίλος 
μας έχει ελαττώματα. Αν όμως είσαι στη 
λίστα των φίλων του Θεού, τότε έχεις 
μία σχέση με κάποιον φίλο χωρίς κανένα 
ελάττωμα. Η αγάπη Του δε μοιάζει με 
καμία αγάπη. Σ’ ακούει με υπομονή όπως 
κανένας άλλος. Είναι στη διάθεσή σου 
όλο το εικοσιτετράωρο. Η συμβουλή Του 
είναι πάντα σωστή και λογική. Η δύναμή 
Του ανεξάντλητη. Κι όλα αυτά είναι στη 
διάθεσή σου.

Για μερικούς αυτή η περίοδος μπορεί να 
είναι ιδιαίτερα δύσκολη. Ίσως γιατί πέθανε 
κάποιο αγαπητό μας πρόσωπο. Ίσως κάποιο 
διαζύγιο. Ίσως κάποια δυσάρεστη ιατρική 
διάγνωση. Ο,τιδήποτε σε απασχολεί αυτά 
τα Χριστούγεννα, εκείνο που πρέπει να 
ξέρεις είναι ότι δεν είσαι μόνος/η. Είσαι 
στη λίστα των φίλων του Θεού. Ο Θεός σε 
αγαπάει. Άνοιξε την καρδιά σου σε Κείνον 
κι Εκείνος θα τη γεμίσει με τη δική Του 
ειρήνη.

Κάτι άλλο που ταυτίζεται με τα 

Γράφει 
ο Σταύρος Θεοφάνους

Contributing Editor,
Hellenic News of America

Χριστούγεννα είναι αυτό που 
χρησιμοποιούμε ιδιαίτερα όταν κάνουμε 
τα Χριστουγεννιάτικα ψώνια μας. Είναι 
η πιστωτική μας κάρτα. Όπως οι αγορές  
των Χριστουγέννων πρέπει να πληρωθούν 
το επόμενο μήνα, η γραφή μας λέει ότι 
το χρέος μας για τις αμαρτίες μας έπρεπε 
να πληρωθεί κι εμείς δεν μπορέσαμε να 
το πληρώσουμε. Το πλήρωσε για μας ο 
Χριστός και Του κόστισε πολύ. Του κόστισε 
την ίδια Του τη ζωή. Έτσι λοιπόν κάθε 
φορά που χρησιμοποιείς την πιστωτική 
σου κάρτα να θυμάσαι και να λες τούτα 
τα λόγια, “Χριστέ μου, Σου αξίζει κάθε 
λατρεία. Χαίρομαι που πλήρωσες το χρέος 
μου. Καταλαβαίνω ότι Σου κόστισε πολύ 
αλλά το έκανες γιατί με αγαπάς. Γι αυτό κι 
εγώ Σου δίνω όλη την τιμή και τη λατρεία 
που Σου ανήκει.” 

Και μια τελευταία Χριστουγεννιάτικη 
συνήθεια είναι τα δώρα. Τα δώρα είναι 
είναι ένας θαυμάσιος τρόπος να εκφράσεις 
την αγάπη σου σε κάποιον. Όταν λοιπόν 
παίρνεις κάποιο δώρο και το ανοίγεις, 
ύψωσε μια προσευχή ευχαριστίας γιατί η 
αγάπη έκανε το άτομο αυτό να σου δώσει 
το δώρο που κρατάς. Ο Ιησούς Χριστός 
είναι το Χριστουθγεννιάτικο δώρο που μας 

έδωσε ο Θεός. Ο Θεός είδε ότι η μεγαλύτερη 
ανάγκη μας δεν ήταν ένα καινούργιο 
ωρολόι ή κάποιο καινούργιο ρούχο. Είδε 
ότι η αυτό που χρειαζόμουν περισσότερο 
από καθετί άλλο σ’ αυτήν τη ζωή ήταν η 
συγχώρηση για την αμαρτία μου και η 
λύτρωσή μου. Εκείνο που χρειαζόμουν πιο 
πολύ ήταν να φύγει το χρέος από πάνω 
μου. Έτσι μας έδωσε το μεγαλύτερο δώρο 
επειδή μας αγαπά.

Έτσι λοιπόν καθώς θα μουρμουρίζεις 
κάποιο Χριστουγεννιάτικο σκοπό, και θα 
αδημονείς περιμένοντας στην ατέλειωτη 
ουρά για να πληρώσεις, ή θα τρέχεις σε 
κάποιο Χριστουγεννιάτικο πρόγραμμα 
για να το προλάβεις, απαγκιστρώσου 
από τον τρόπο που βλέπει ο κόσμος τα 
Χριστούγεννα και κοίτα το πραγματικό 
νόημα των Χριστουγέννων που είναι το 
πολύτιμο δώρο που μας έστειλε ο Θεός για 
να γιορτάσεις έτσι πραγματικά Χαρούμενα 
Χριστούγεννα.

Όταν η πρώτη σου προτεραιότητα είναι 
η οικογένειά σου, τότε είσαι στο σωστό 
δρόμο, στο δρόμο που οδηγεί σ’ έναν 
ακλόνητο γάμο και σε μια ευτυχισμένη 
οικογένεια.
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Make your fi rst decision the right decision

Free legal advice with no obligations

Aivazoglou & Mikropoulos
Attorneys at Law

• Εργατικά Ατυχήµατα
• Εµπορικό ∆ίκαιο
• Εγκληµατολογικά
• Χρεωκοπήσεις

• Work injuries
• Auto accident cases
• Business law
• Criminal defense
• Divorce

610-876-8880
Fax: 610-876-9399

1425 Chester Pike, Eddystone, PA
1930 Rt. 70 East # L 59, Cherry Hill, NJ 856-751-0070

APEX MEDICAL &
REHAB CENTER
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Laskaris & Laskaris
Certified Public Accountants

Best Wishes to the Parish of
St. SOPHIA, SS. FAITH, HOPE & AGAPE

Founded by Leon W. Laskaris, CPA 1973–2005
Dean W. Laskaris, CPA - Philip S. Laskaris, CPA

200 Eagle Road, Suite 200, Wayne, PA 19087
Ph: 610-687-7888   Fx: 215-535-8537  

dwlcpa@comcast.net

www.LaskarisCPA.com

Providing advisory services to restaurants 
and hotels since 1973:
MANAGEMENT CONSULTING

IMPLEMENTATION OF INTERNAL CONTROLS  
& INFORMATION SYSTEMS

ACQUISITION/START-UP FEASIBILITY STUDIES

For your special occasion, or
to make any occasion special...

Greek & American
Live Music & DJs

Professional
Courteous
Affordable

Dependable

Flexible
3 to 12 piece bands

Contact:
Stavros Theodorou

917-687-7581

 TOLMEE
Curated Greek Creations

Handmade Designs
Fashion & Accessories

Buy Greek, Be Unique, Be Tolmee

Visit Us @ Tolmee.com

Use Discount Code HNA15 and receive 15% off your purchase
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VASIL KIRIFIDES & GEORGE G. RASSIAS
ATTORNEYS AND COUNSELORS AT LAW

Civil, Complex Personal Injury and Workers’ Compensation Litigation

WILMINGTON PHILADELPHIA MEDIA

tainable development policies in the 
hospitality and travel industry.

Greek government has announced 
a strategic turn to energy efficiency, 
environmental-friendly and sustain-
able projects focusing on the improve-
ment of the qualitative composition of 
the investments in hospitality and the 
trend for authentic experience through 
actively engaging the formation of the 
touristic product with the local soci-
eties. The gradual upscale transfor-
mation of the hotel offering facilitated 
by international brands and operators 
landing to the market repositioning 
the business model, the availability of 
funds for sustainable developments in 
the sector by the Greek banks and the 
Recovery and Resilience Fund, and the 
expansion of further modernising the 
country’s infrastructure, shall continue 
to consolidate a unique opportunity for 
growth in the Greek hospitality sector 
in 2024 and the years to come.”

Mr. Apostolos Foteinakis, Chief Fi-
nancial Officer – Blueground, stat-
ed: “It is a privilege to participate in 
the 25th Annual Capital Link Invest 
in Greece Forum, where we have the 
honor of presenting Blueground – the 
world’s leading global PropTech firms, 
and one of the biggest Greece-originat-
ed tech success stories.

In today’s ever-evolving landscape, a 
multitude of trends is reshaping the way 
people approach living solutions. In 
the post-COVID era, corporate hous-
ing demand, initially challenged due to 
the tech recession, is showing signs of 
recovery. Digital nomads have become 
mainstream, fueled by the remote work 
adoption of big tech companies. Folks 
are enjoying a greater appetite for flex-
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ibility, a trend that sees people com-
bining business and leisure–’bleisure 
travel’–so that housing operators can 
offer more flexible work arrangements 
and travel perks to attract and retain 
top talent.

Against this backdrop of changing 
preferences and behaviors, Blueground 
emerges as a strategic thought leader at 
the intersection of real estate and hos-
pitality. Born in Greece in 2013, Blue-
ground set out to address age-old chal-
lenges like expensive long-term hotel 
stays, inflexible residential rentals, and 
a shortage of high-quality furnished 
accommodations.

The company’s journey over the past 
decade has evolved into a global phe-
nomenon, curating a network of over 
15,000 expertly designed and furnished 
homes across 30+ cities worldwide. We 
take pride in catering to diverse au-
diences, from hosting guests seeking 
quality, fully-equipped living spaces 
to addressing the corporate housing 
needs of over 4,000 companies across 
diverse sectors, to partnering with 
landlords seeking increased occupancy 
and predictable cash flow.

Blueground has consistently deliv-
ered on a solid product and customer 
experience by championing:

● proprietary in-house technology 
and a seamless booking flow

● on-the-ground operational excel-
lence in all local markets

● a host of customer support and ser-
vice options through a dedicated Guest 
App

● a high-quality furnished living 
product defined by contemporary de-
sign & expert decor

While Blueground is thriving glob-
ally, Greece, as its inaugural market, 
continues to maintain a strong position 
across the global portfolio thanks to 
the commitment of a strong 400+ Ath-
ens-based team. With revenue growth 
of nearly 300% in the past five years, 
Athens consistently maintains healthy 
YoY growth, a high utilization rate of 
97%, and onboarding approximately 
+30% of new properties each year, re-
sulting in an impressive portfolio of 
nearly 1,500 units. An average stay of 
9 months in Athens, with over 70% of 
repeat guests, reflects the city’s remark-
able achievements.

As we look to tomorrow, the indus-
try will continue to navigate the usual 
economic cycles and macro volatility. 
However, Blueground remains resilient 
and poised for profitable growth in line 
with the latest consumer and market 
movements. As an organization, we 
will continue to nurture existing cities 
and venture into new markets as we 
grow our franchise network world-
wide. Recent M&A activity–including 
Tabas, Nestpick & Travelers Haven–
have significantly broadened our port-
folio, establishing a leadership position 

in LatAm, creating a ‘partner network’ 
with over 18,000 properties in the pipe-
line, and entering the workforce hous-
ing on-demand market across 20,000 
locations in the US. Blueground will 
continue to evolve as a thought leader 
in the space, thanks to the continued 
support from our guests, corporate 
partners, landlords, and wider com-
munity that are the driving force in the 
achievement of our mission to make 
people feel at home wherever they 
choose to live. In the meantime, if you 
are in search of a better home, new city 
or a more flexible lifestyle,

we invite you to check out Blue-
ground for your next personal or pro-
fessional adventure.”

Mr. Panos Kouanis, Founding Part-
ner & CEO – GravityBreath Pictures, 
stated: “Film Tourism stands as a trans-
formative force in shaping a country’s 
image, with the capacity to further 
contribute to economic development 
and market growth. A booming do-
mestic audiovisual sector significantly 
enhances a nation’s brand, and Greece 
has been experiencing this positive im-
pact from an unprecedented rise in for-
eign film and TV productions in recent 
years. Our company, GravityBreath 
Pictures, is committed to further up-
holding this growth, by showcasing the 
breathtaking beauty of Greece and its 
locations through its international col-
laborations. It is both my personal and 

professional belief that film tourism 
serves as a strategic tool for elevating 
Greece’s brand name abroad. Through 
our hard work and commitment, we can 
make our country home to high-profile 
international projects that will further 
contribute to the global perception of 
our nation. We are firm believers in the 
impact of regional market growth for 
our national economy, and this is why 
we advocate for the strategic placement 
of film offices across the country, to 
provide the best services and highlight 
the particular and unique filming lo-
cations of each region across Greece. 
Our dedication to a growing domestic 
creative sector and film industry, un-
derscores the importance of critical in-
frastructure, including the creation of 
cutting-edge studios and VFX houses. 
GravityBreath Pictures actively sup-
ports training and re-skilling projects 
for professionals, especially for female 
and young professionals who wish to 
grow further in the industry. We fur-
ther specialize in maximizing the ben-
efits from the use of significant national 
incentives for production. These com-
bined efforts establish the groundwork 
for a growing and competitive film in-
dustry in Greece, contributing to the 
preservation of our cultural heritage 
while at the same time fostering eco-
nomic growth.”

SOURCE; CAPITAL LINK FORUM
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της Capital
Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Kορυφαίοι εκπρόσωποι της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελέχη των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων
συμμετείχαν στο Φόρουμ, με την Δρ. Πόπη Καλαϊτζή, μέλος του Δ.Σ, να εκπροσωπεί την
Πρωτοβουλία στο πάνελ για το Brain Regain
Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού Σωματείου
«Ελληνικές Ρίζες» για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού,
αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα
πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain.
Με συντονίστρια του πάνελ την κα Ευτυχία Πυλαρινού, Αντιπρόεδρο του Red Apple Group και
Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της
Νέας Υόρκης, συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα για την
ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών, ενώ στο πάνελ συμμετείχαν, επίσης, ο κος
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, ο κος Νίκο Γκαριμπόλντι,
Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI)
της Pfizer στη Θεσσαλονίκη, η κα Μελίσσα Φραγκίσκη, Γενική Διευθύντρια & Γενική
Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η κα Γιάννα Ανδρονοπούλου, Γενική
Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα, Κύπρο, και Μάλτα.
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις, 88 υψηλόβαθμα στελέχη, καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού. Κατά τη
διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε τις υπηρεσίες που προσφέρει η Πρωτοβουλία
BrainReGain και τις εν εξελίξει δράσεις της. Συγκεκριμένα, παρουσίασε το πρόγραμμα
BrainReGain Mentoring, όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού, και το οποίο έχει λάβει μέχρι
σήμερα, πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη λειτουργία του
BrainGain JOBS in Greece, της διαδικτυακής – δωρεάν- πλατφόρμας της Πρωτοβουλίας, η
οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε
ελληνικές επιχειρήσεις.
Η Δρ. Καλαϊτζή επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση “Greece Country Highlights”,
που εκδόθηκε σε συνεργασία με την EY, μέλος της Συμμαχίας. Η έκθεση αυτή, ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα, παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και εξελίξεις στο
ελληνικό ρυθμιστικό, νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο. Επίσης, έκανε αναφορά στα
αποτελέσματα των ερευνών, οι οποίες διεξάγονται τακτικά από την Πρωτοβουλία BrainReGain,
«Θα επέστρεφα αν» που απευθύνεται σε Έλληνες που ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό και
«Θα προσλάμβανα αν» που απευθύνεται σε επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην
Ελλάδα. Στόχος των ερευνών αυτών είναι να διερευνηθούν οι προϋποθέσεις για την επιστροφή
των brain drainers όπως, επίσης, και η πρόθεση των εταιρειών να προσλάβουν
επαναπατρισθέντες Έλληνες.
Μετά το πέρας του Φόρουμ, η Δρ. Καλαϊτζή δήλωσε, «Για την Πρωτοβουλία μας, Φόρουμ
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όπως της Capital Link, αποτελούν ιδανικό βήμα για την καλλιέργεια του οράματός μας για το
Brain Regain. Ευχαριστούμε θερμά τον Πρόεδρο της Capital Link, κο Νικόλαο Μπορνόζη και τη
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, κα  Όλγα Μπορνόζη για τη φιλοξενία της
Πρωτοβουλίας μας και τη διοργάνωση ειδικού πάνελ για το Brain Regain. Η Πρωτοβουλία μας
δεν επικεντρώνεται μόνο στην επιστροφή των Ελλήνων του εξωτερικού αλλά και στη
συνεργασία λαμπρών ελληνικών “Εγκεφάλων” με την Πατρίδα, όπου κι αν ζουν. Η ισχύς της
χώρας εν τη ενώσει όλων των Ελλήνων! Είναι ώρα για τον Ελληνισμό εν Δράσει».
 Η κα Όλγα Μπορνόζη, Managing Director της Capital Link δήλωσε, «Η Ελλάδα έχει επιστρέψει
δυναμικά μέσα στα τελευταία χρόνια: η εδραίωση φιλοεπενδυτικού περιβάλλοντος δημιουργεί
κλίμα σταθερότητας και εμπιστοσύνης γεγονός το οποίο μεταφράζεται σε «ψήφο»
εμπιστοσύνης από εταιρείες κολοσσούς που επιλέγουν να δραστηριοποιηθούν στην Ελλάδα.
Απόδειξη αυτού είναι οι σημαντικές επενδύσεις από τις μεγαλύτερες εταιρείες σε διεθνές
επίπεδο. Μέσω της έρευνας και καινοτομίας και της σύνδεσής της με την επιχειρηματικότητα, η
Ελλάδα αξιοποιεί το μεγαλύτερο συγκριτικό της πλεονέκτημα: το υψηλού επιπέδου
επιστημονικό και ερευνητικό δυναμικό, προσελκύοντας επενδύσεις, δημιουργώντας καλά
αμειβόμενες θέσεις εργασίας και συμβάλλοντας στο Brain Regain, την επιστροφή των Ελλήνων
επιστημόνων στην πατρίδα. Για το λόγο αυτό και είναι ιδιαίτερης σημασίας η Πρωτοβουλία
BrainReGain – Ελληνισμός Εν Δράσει, η οποία έχει ακριβώς ως όραμα τη διαδικασία
αναστροφής του brain drain».
Tην Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει απαρτίζουν, συνολικά, 42 εταιρείες από
τον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα, οι οποίες εκπροσωπούν τους ισχυρότερους παραγωγικούς
κλάδους όπως της Βιομηχανίας, της Τεχνολογίας, του Τουρισμού, των Κατασκευών, του
Λιανικού Εμπορίου, της Ναυτιλίας, της Υγείας, των Νομικών και Συμβουλευτικών Υπηρεσιών,
της Εκπαίδευσης: Accenture, Aegean Airlines, Athens International College, AIMS
International, Αθηναϊκή Ζυθοποιία, Coca–Cola Τρία Έψιλον,COSMOTE, eSHARE, Edenred,
Entersoft, Εrnst & Young, ΔΕΗ, ΕΛΒΑΛ ΧΑΛΚΟΡ, Ελληνικά Καλώδια, ΕΥΔΑΠ, HELLENiQ
ENERGY, INTERAMERICAN, Kyklades Maritime Corporation, METRO, Microsoft, Nestle,
NETCOMPANY/INTRASOFT, Ogilvy, OTIS, Όμιλος FOURLIS, Όμιλος ΥΓΕΙΑ, Όμιλος
Εταιρειών «Σαμαράς & Συνεργάτες», PotamitisVekris, Quest Group, Roche, SALFO
ENGINEERING & MANAGEMENT CONSULTANTS, Sani Ikos, TEMES, TITAN,
Σωληνουργεία Κορίνθου, Τράπεζα Eurobank, Τράπεζα της Ελλάδος, Τράπεζα Πειραιώς,
Upstream, Vodafone Ελλάδας, Υπερταμείο και Xerox Hellas.
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία,  στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η Capital
Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
Για περισσότερες πληροφορίες και για το πώς μπορείτε να γίνετε μέλος στη Συμμαχία
BrainReGain, παρακαλούμε επικοινωνήστε με την κα Μ. Δουκάκου στο gm@brainregain.gr
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AVAX: Το +136% φέτος, τα υψηλά 9,5 ετών, τα νέα έργα και η αλλαγή σελίδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η εταιρεία έδωσε τη μεγαλύτερη έκπτωση που ανέρχεται στο 17,5% του αρχικού
προϋπολογισμού του έργου, υπερισχύοντας πολύ μεγάλων ονομάτων από το χώρο των
κατασκευών, με παράδοση στα οδικά έργα.
Επιβεβαιώνοντας ότι βρίσκεται σε τροχιά ισχυρής επιστροφής σε όλα τα επίπεδα, ο όμιλος
AVAX έδωσε την καλύτερη προσφορά για ένα από τα σημαντικότερα έργα που θα λάβουν
χώρα στη στερεά Ελλάδα και δεν είναι άλλο από το οδικό έργο Ιωάννινα-Κακαβιά αξίας 310
εκατ. ευρώ.
Η εταιρεία έδωσε τη μεγαλύτερη έκπτωση που ανέρχεται στο 17,5% του αρχικού
προϋπολογισμού του έργου, υπερισχύοντας πολύ μεγάλων ονομάτων από το χώρο των
κατασκευών, με παράδοση στα οδικά έργα, όπως Τέρνα, ΜΕΚΤΑ – Άκτωρ και Δομική Κρήτης -
ΕΚΤΕΡ-ΤΕΝΑ-ΕΡΕΤΒΟ-ΜΕΣΟΓΕΙΟΣ-ΟΔΟΣ.
Πρόκειται για έργο που είχε ακυρωθεί (μαζί με το Λαμία-Καρπενήσι) και είχε εκ νέου
δημοπρατηθεί δύο φορές, καθώς η κοινοπραξία Δομική Κρήτης-ΕΚΤΕΡ-ΕΡΕΤΒΟ-ΤΕΝΑ είχε
προσφύγει δύο φορές στην Ενιαία Αρχή Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΑΔΗΣΥ), η οποία
υποχρέωσε το υπουργείο να αλλάξει τους όρους των διαγωνισμών.
Το έργο
Το έργο Ιωάνιννα - Κακαβιά είναι μήκους 70 χλμ και αποτελεί οδικό τμήμα του Δυτικού Άξονα,
αποτελώντας συνέχεια της Ιόνιας Οδού από τα Ιωάννινα προς τα ελληνοαλβανικά σύνορα
στην περιοχή της Κακαβιάς, διασχίζοντας τον νομό Ιωαννίνων. Ο άξονας αυτός θεωρείται ως ο
δυτικότερος κάθετος άξονας της Εγνατίας Οδού και εντάσσεται στο κεντρικό (core)
Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών της χώρας.
Πρόκειται για απολύτως κομβικό έργο για την Ήπειρο, τη Δυτική Ελλάδα, αλλά και τη
Νοτιοανατολική Ευρώπη, καθώς δύναται να αναβαθμίσει τις προοπτικές μεταξύ της Ελλάδας
και των χωρών των Νοτιοδυτικών Βαλκανίων, στους τομείς των μεταφορών, του εμπορίου, του
τουρισμού και των logistics.
Συνάμα, θα βελτιώσει τις κυκλοφοριακές συνθήκες στην πόλη των Ιωαννίνων, αποφορτίζοντας
και εκτρέποντας υπερτοπικούς φόρτους από την Περιφερειακή Οδό των Ιωαννίνων, ενώ η
σύνδεση με τη Βιομηχανική Περιοχή θα επιτρέψει τη διοχέτευση της βαριάς κυκλοφορίας στο
δίκτυο των αυτοκινητοδρόμων.
To ράλι της μετοχής και το μέρισμα μετά από δώδεκα χρόνια
Η μετοχή της AVAX έχει εξαιρετική συμπεριφορά το 2023, καθώς είναι μέσα στις 3-4 πιο
κερδοφόρες μετοχές στο σύνολο της αγοράς, καθώς από την αρχή του έτους, κερδίζει 136%.
Το τελευταίο διήμερο έχει κάνει διόρθωση, όμως την περασμένη Τρίτη έκλεισε στα 1,8520
ευρώ, επίπεδα που αποτελούν υψηλά 9,5 ετών, καθώς σε αυτά είχε να βρεθεί από τον Απρίλιο
του 2014.
Η AVAX αποτελεί μια από τις πλέον εξειδικευμένες κατασκευαστικές εταιρείες, έχοντας
υπογράψει κορυφαία έργα, ενώ ο όμιλος είναι σε φάση επιστροφής σε όλα τα επίπεδα, οπότε
η πορεία της μετοχής, αντανακλά αυτή την εξέλιξη.
Μετά από δέκα και πλέον ζημιογόνα χρόνια, το 2020 η εταιρεία επέστρεψε στην κερδοφορία,
ενώ τόσο το 2021 όσο και το 2022 αλλά και φέτος συνέχισε την πορεία βελτίωσης, το
γενικευμένο συμμάζεμα, αλλά και τη στρατηγική επιλογή που είναι η μείωση του δανεισμού,
ρευστοποιώντας και δευτερεύοντα περιουσιακά στοιχεία. Φέτος, μετά από δώδεκα «άγονες»
χρήσεις η εταιρεία δίνει μέρισμα για το 2022, γυρνώντας στους μετόχους 0,07 ευρώ ανά
μετοχή, με το συνολικό ποσό να φτάνει στα 10,1 εκατ. ευρώ.
Τα μεγάλα έργα και το ανεκτέλεστο των 3,2 δισ. ευρώ
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Μιλώντας πρόσφατα στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link  “Accelerating
Investments for Sustainable Growth”, ο πρόεδρος του ομίλου Χρήστο Ιωάννου αναφέρθηκε
στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό
αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία.
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση της AVAX τόνισε πως «διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους 3,2 δισ. ευρώ, ο
όμιλος AVAX πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η AVAX έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους 673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους 370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία AVAX - Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους 285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η εταιρεία και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου - Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού 443 εκατ.).
Στα 2,79 ευρώ η τιμή – στόχος από την Optima Bank
Αίσθηση σε όλη την αγορά έκανε η πολύ μεγάλη αναβάθμιση της Optima Banb η οποία τέλη
Νοεμβρίου, ξεκίνησε κάλυψη της μετοχής, συστήνοντας αγορά με τιμή – στόχο τα 2,79 ευρώ,
δίνοντας περιθώριο ανόδου τότε περί το 101%, καθώς ο τίτλος ευρίσκονταν στα 1,3880 ευρώ.
Η έκθεση με τίτλο «ζεσταίνει τις μηχανές» δημοσιεύτηκε την Πέμπτη 30 Νοεμβρίου και εκείνη
την ημέρα η μετοχή έκανε ράλι σε ποσοστό +10,09%, δείχνοντας ότι αρκετοί επενδυτές
αιφνιδιάστηκαν θετικά από τα γραφόμενα των αναλυτών.
Κάνοντας χρήση διαφόρων μοντέλων αποτίμησης, οι αναλυτές της Optima Bank άθροισαν την
αξία των δραστηριοτήτων της εταιρείας (sum-of-the-parts). Η συνολική επιχειρηματική αξία του
ομίλου (BV) σύμφωνα με τον δανεισμό της 30.06.2023 προσδιορίζεται σε 700 εκατ. ευρώ, με
το κατασκευαστικό σκέλος να αποτιμάται σε 195 εκατ. ευρώ, οι παραχωρήσεις σε 379 εκατ.
ευρώ, τα ακίνητα και οι μαρίνες σε 93 εκατ. και οι θυγατρικές σε 33 εκατ. ευρώ.
Η αποτίμηση μάλιστα μπορεί να αυξηθεί εφόσον η AVAX κερδίσει νέα έργα σε μεγαλύτερο
βαθμό από τον αναμενόμενο, ή βελτιωθούν περαιτέρω τα περιθώρια κέρδους στην κατασκευή
και αυξηθούν οι κυκλοφοριακές ροές στις παραχωρήσεις, εισφέροντας μεγαλύτερα από τα
προβλεπόμενα έσοδα από μερίσματα.
Η υψηλή κερδοφορία που αναμένεται για το κατασκευαστικό σκέλος της ΑΒΑΞ μέχρι το 2026
λόγω ενίσχυσης των εσόδων και βελτίωσης των περιθωρίων κέρδους, εκτιμάται από τους
αναλυτές της Optima Bank ότι θα οδηγήσει σε περαιτέρω αποκλιμάκωση του δανεισμού και
διανομή μερισμάτων στους μετόχους.
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«Έφοδος» της Δίωξης Ναρκωτικών στις φυλακές Κορυδαλλού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Υποδιεύθυνση Δίωξης Ναρκωτικών της Διεύθυνσης Ασφάλειας Αττικής πραγματοποίησε
σήμερα τα ξημερώματα ειδική επιχειρησιακή δράση στο Κατάστημα Κράτησης Κορυδαλλού, με
τη συνδρομή αστυνομικών της ΕΚΑΜ, της Υποδιεύθυνσης Αποκατάστασης Τάξης, της
Υποδιεύθυνσης Δίωξης Εγκλημάτων κατά Ζωής και Ιδιοκτησίας, ομάδων της ΟΠΚΕ καθώς και
αστυνομικού σκύλου.
Σύμφωνα με την ΕΛΑΣ, πραγματοποιήθηκαν στοχευμένες έρευνες, παρουσία εισαγγελικού
λειτουργού, σε 39 κελιά, όπου εντοπίστηκαν 3 έγκλειστοι να κατέχουν ναρκωτικές ουσίες και
αντικείμενα που υπάγονται στο νόμο για τα όπλα.
Ειδικότερα, 28χρονος κατελήφθη να κατέχει αυτοσχέδια νάιλον συσκευασία με 7,2 γραμμάρια
κοκαΐνης, ενώ 53χρονος και 29χρονος, κατελήφθησαν να κατέχουν τρία αυτοσχέδια μαχαίρια,
μήκους 18 και 16 εκατοστών.
Παράλληλα, βρέθηκαν και κατασχέθηκαν 10 κινητά τηλέφωνα με τα παρελκόμενά τους (hands
free, φορτιστές).
Σε βάρος των παραπάνω σχηματίστηκε δικογραφία για -κατά περίπτωση- παράβαση της
νομοθεσίας περί εξαρτησιογόνων ουσιών και περί όπλων.
ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΕΠΙΣΗΣ:
Πορνογραφία ανηλίκων: Σύλληψη 3 ατόμων που είχαν στην κατοχή τους τουλάχιστον 970
αρχεία
Η Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της Capital Link
στη Νέα Υόρκη
Άνοιξε η πλατφόρμα για το επίδομα θέρμανσης με ηλεκτρισμό – Τα κριτήρια
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DEAL NEWS H EΓΚΥΡΗ – EΠIXEIPHMATIKH KAI ΠOΛITIKH EΦHMEPIΔA
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
– ΔHMOΣIONOMIKOI KANONEΣ
Σε κλοιό πλεονασμάτων η χώρα για δεκαετίες
Tο κέρδος για το χρέος και τις αμυντικές δαπάνες. Oι διμερείς διαπραγματεύσεις και τα
επόμενα βήματα
– TO ΠOPIΣMA THΣ KOMIΣION KAI OI ΣYΣTAΣEIΣ THΣ METAΠPOΓPAMMATIKHΣ
  EΠOΠTEIAΣ
- Advertisement -
Eυκαιρίες και κίνδυνοι για την ελληνική οικονομία
H ανθεκτικότητα της οικονομίας, η εικόνα των τραπεζών και τα «αγκάθια» των κρατικών
οφειλών
– ΠΩΣ KATANEMONTAI OI ΦOPOI ΠOY ΘA ΓEMIΣOYN TA KPATIKA TAMEIA ΣTH  
  NEA XPONIA
Στα 63 δισ. ο φορολογικός «λογαριασμός» του 2024
Στα 5 δισ. ο μέσος όρος πληρωμών ανά μήνα. Oι «καυτοί» Iούλιος, Aύγουστος και ο
«ελαφρύς» Mάρτιος.
    Oι επιβαρύνσεις ανά κατηγορία
- Advertisement -
– TΑ 26 ΔΙΣ. ΚΑΙ Η ΕΒΔΟΜΑΔΑ ΘΡΙΛΕΡ ΓΙΑ ΤΑ ΚΟΝΔΥΛΙΑ ΤΟΥ EΣΠA
Tο μαζικό ξεκαθάρισμα σχεδίων και οι μάχες στο παρασκήνιο
– OTE – NOVA – VODAFONE
«Πόλεμος» δισ. για την οπτική ίνα, αλλά…
Παρά τις μεγάλες επενδύσεις για δημιουργία δικτύου, η ζήτηση για FTTH παραμένει χαμηλή
– ANΔPEAΣ ΣIAMIΣIHΣ: EΞAΓOPA, ΣYΓXΩNEYΣH Ή ΠΩΛHΣH 
- Advertisement -
Πώς η Helleniq Energy θα δώσει τέλος στο σήριαλ με τη ΔEΠA Eμπορίας
Oι επόμενες κινήσεις στα Bαλκάνια. Tο ενδιαφέρον για έργα AΠE και η Lukoil
– EKKINHΣH TOY EPΓOY MAMOYΘ TΩN 1,7 ΔIΣ. ΦΩTOBOΛTAΪKΩN ΣTON
  KANAΔA. OΛOKΛHPΩΣH THΣ EΞAΓOPAΣ THΣ IMMERYS BΩΞITEΣ
Tο δυνατό finish για το 2023 της Mytilineos
H μεγαλύτερη επένδυση του ομίλου στο εξωτερικό. Mεγαλύτερος πλέον παραγωγός βωξίτη
στην EE
– OΙ 7 «ΠΑΙΚΤΕΣ» ΠΟΥ ΒΛΕΠΟΥΝ ΝΕΑ DEALS ΜΕ ΤΗΝ ΕΙΣΟΔΟ ΤΗΣ ΝΕΑΣ
  ΧΡΟΝΙΑΣ ΚΑΙ ΟΙ ΚΛΑΔΟΙ ΤΟΥ ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΟΥ ΕΝΔΙΑΦΕΡΟΝΤΟΣ
Aνεβάζουν ταχύτητες τα ελληνικά funds το 2024 με «καύσιμα» εκατοντάδων εκατ.
Mόνο το Diorama II ξεκινά την πορεία του με κεφαλαια 220 εκατ. ευρω
– TO MAPTIO H EKKINHΣH THΣ ΛEITOYPΓIAΣ TOY ALEXANDROUPOLIS THΣ
  GASTRADE
«Έδεσε» το πρώτο ελληνικό FSRU
Tο όραμα του Δημ. Kοπελούζου, ο ρόλος της Eλμίνας και τα χαρακτηριστικά του project
– ΣEB: TIMHΣE THN MNHMH TOY ΘEOΔΩPOY ΠAΠAΛEΞOΠOYΛOY
«Συνέδεσε το όνομά του με όλη την οικονομία και την κοινωνία»
– TO AYΞHMENO BAPOΣ ΣTH ΔIEΘNH ΠPOBOΛH THΣ XΩPAΣ. «ΣAΦAPI» ΓIA
  EΠENΔYΣEIΣ, ΠPOΩΘHΣH EΘNIKΩN ΘEMATΩN, EΠIΣTOΛIKH ΨHΦO
H βαριά «ατζέντα εξωτερικού» του Kυριάκου Mητσοτάκη για το 2024
H πρεμιέρα με το φόρουμ του Nταβός και τη Διάσκεψη για την Aσφάλεια στο Mόναχο. Tαξίδια
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σε
    Nέα Yόρκη, Σικάγο, Iνδία, Nότιο Kορέα, Pώμη, Άγκυρα
– ΠPO TΩN ΠYΛΩN OI ΠPΩTEΣ ΣOBAPEΣ ΠAPENEPΓEIEΣ THΣ ΣYPPAΞHΣ
  ΣTH MEΣH ANATOΛH
Nέα κρίση του Σουέζ απειλεί το παγκόσμιο εμπόριο
Oι επιθέσεις στα πλοία και η αναστολή των διελεύσεων από 4 μεταφορικούς κολοσσούς- Oι
πρώτες
    οικονομικές επιπτώσεις και οι απειλές και για την ενέργεια
– H LLOYD’S LIST ME TOYΣ TOP 100 ΣTON ΠΛANHTH ΓIA TO 2023
Oι 14 κορυφαίοι Έλληνες και Eλληνίδες της παγκόσμιας ναυτιλίας
Mια παραπάνω θεση για την ναυτιλιακη κοινοτητα τησ χωρασ μασ στον παγκοσμιο χαρτη
– EYPΩΣTIA KEΦAΛAIΩN KAI PEYΣTOTHTAΣ, AYΞHMENH KEPΔOΦOPIA
Πώς διαμορφώνονται οι νέες προοπτικές για το banking
Tι έδειξαν τα αποτελέσματα του SREP. H εικόνα του εγχώριου συστήματος. Oμόλογα VS
τραπεζικών
    μετοχών, με θετικές αποδόσεις για το 2024
– EYΔAΠ
Tο επενδυτικό πλάνο 1,85 δισ. στη δεκαετία
Tα έργα αποχέτευσης 900 εκατ. στην Aν. Aττική. Tο σχέδιο εξαγορών 3 ΔEYA και τα τιμολόγια
– KAI TYΠIKA ΣTA XEPIA TOY ITAΛOY ΠΛOIOKTHTH TO 67% TOY OΛH
Eποχή Γκριμάλντι στο λιμάνι Hρακλείου
Tα σχέδια του ομίλου και η επένδυση 100 εκατ. Kρουαζιέρα, ηλεκτροδότηση και τα οφέλη για
    την οικονομία
– ME KEKTHMENH TAXYTHTA ΠPΩTAΘΛHTIΣMOY TO XPHMATIΣTHPIO AΘHNΩN
Tι έρχεται για το XA και τις διεθνείς αγορές το 2024
Άνεμος αισιοδοξίας λόγω της πρόβλεψης για μείωση των επιτοκίων από Mάρτιο
Γιατί τα ελληνικά ομόλογα και μετοχές παραμένουν στο ραντάρ των funds
– O ΔP NIKOΣ TΣAKOΣ ΣTO NYSE ΓIA THN EΛΛHNIKH KAI ΠAΓKOΣMIA NAYTIΛIA
Mε ελληνικά πλοία το 25% των διεθνών μεταφορών
H ομιλία για τα 30χρονα της TEN στα χρηματιστήρια. Pεκόρ για την εταιρία οι επιδόσεις του
2022,
    ανάλογη εικόνα φέτος
– OI KINHΣEIΣ TΩN EΛΛHNΩN EΦOΠΛIΣTΩN ΛIΓO ΠPIN KΛEIΣEI TO 2023
Oι νέες επενδύσεις των Greeks
Aγορές, πωλήσεις, ναυπηγήσεις των Γ. Προκοπίου, Aλ. Παληού, Π. Διαμαντίδη, Γ. Oικονόμου
– TO MNHMONIO ΣYNEPΓAΣIAΣ AΞIAΣ 1 ΔIΣ. EYPΩ
Tο mega deal Attica Group – Nαυπηγείων Eλευσίνας
Tι περιλαμβάνει αναλυτικά το MOU και η πολλαπλασιαστική ισχύς του
500 εκατ. για ναυπηγήσεις, 160 εκατ. για πράσινη αναβάθμιση, 400 εκατ. για διπλές μηχανές
– THΛEMAXOΣ ΛABIΔAΣ
Oι νέες κινήσεις μετά την τριπλή εξαγορά της Lavipharm και οι προοπτικές
– CVC CAPITAL PARTNERS
Oι υποσχέσεις των 2 δισ. ευρώ και «γρίφος» των αποεπενδύσεων
Tα σενάρια «δυο κατευθύνσεων» για την επενδυτική παρουσία του μεγάλου αμερικανικού fund
    στην Eλλάδα και η αλήθεια
– ΘEOΔΩPOΣ ΦEΣΣAΣ
H αύξηση επενδύσεων το 2024 και το επόμενο μεγάλο deal
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– NIKOΣ ΛOYΛHΣ
«Έτσι σταθήκαμε όρθιοι, διαθέτουμε την κουλτούρα της συνεχούς ανάπτυξης»
Oι νέες επενδύσεις της Loulis Food Ingredients και τα ηχηρά μηνύματα του προέδρου λίγο πριν
μπει
    το 2024, ένα ακόμα έτος προκλήσεων
– NEPA ΠHΓΩN ΓPAMMOY
Tο όραμα του καπετάν Παναγιώτη Tσάκου και η «πατριωτική» επένδυση
–  MATAROA GIN:
Tο ελληνικό premium με διεθνή παρουσία
Tο 2024 η Ποτοποιΐα Mελισσανίδη γιορτάζει μια 100ετία παρουσίας στην αγορά, με αιχμή του
δόρατος
    ένα ξεχωριστό προϊόν
– ΣΠYPOΣ ΘEOΔΩPOΠOYΛOΣ
Oι επιδόσεις της Bespoke και ο νέος «πρωταθλητής»
 
 
Deal
Big Deal, Secret Money, Non Paper και Politics Insider
** Παρασκήνια και αποκαλύψεις που θα συζητηθούν**
 
 
– ENΩΣH ΣOYΠEP MAPKET (EΣE)
Nέα μέλη Xαλκιαδάκης και Discount Markt
– OI ΘEPMEΣ KOYBENTEΣ TOY AMEPIKANOY EΠENΔYTH ΣTO CAPITAL LINK
  ΣTHN NEA YOPKH
H «ψήφος εμπιστοσύνης» (και) του John Paulson σε οικονομία και ελληνικά assets
H αρχή ενός μακροχρόνιου ενάρετου επενδυτικού κύκλου και τα εγκώμια για τον Kυρ.
Mητσοτάκη. Oι
    τράπεζες, η EYΔAΠ και το real estate
– ΓIΩPΓOΣ ΣTAΣΣHΣ – ΔEH
Στα 5 δισ. η αποτίμηση τον Iούνιο;
– EUROBANK
Στο νέο κτίριο – «στρατηγείο»
– YΠOΓPAΦH ΣYMΦΩNIΩN XPHMATOΔOTHΣHΣ ΓIA TA ΠPΩTOΠOPIAKA EPΓA
  IFESTOS KAI IRIS
237+124 εκατ. ευρώ για TITAN και Motor Oil από το Tαμείο Kαινοτομίας της EE για projects
    δέσμευσης CO2
H ταυτότητα και το πράσινο αποτύπωμα των 2 έργων. Γιατί επελέγησαν από τον Innovation
Fund
    της EE και τι θα προσφέρουν στην ελληνική βιομηχανία
– EΘNIKH TPAΠEZA – HELLENIQ ENERGY
Oι διαφορές των δυο placements
– ALPHA BANK
Tα επιτόκια και η νέα συνεργασία με την Goldman Sachs
– MIXAΛHΣ ΣTAΣINOΠOYΛOΣ
Xρειαζόμαστε σχέδιο επαναβιομηχάνισης της χώρας
– O EΠOMENOΣ ΣTOXOΣ ΓIA TO EΛΛHNIKO OMOΛOΓO META TO ITAΛIKO 
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H Eλλάδα έτοιμη «να καταπιεί» και την Iσπανία σε χαμηλότερο κόστος δανεισμού
Kάτω από 20 μονάδες βάσης η διαφορά. Tα κριτήρια των αγορών που «μετρούν» τις
προοπτικές
    των οικονομιών. «Kλειδί» η ταχύτητα αποκλιμάκωσης του χρέους
– ΔEN AΛΛAZEI ΣTPATHΓIKH O OΔΔHX TO 2024
Σταδιακή μείωση του υπολοίπου των εντόκων
– MEΣA ΣTO ΠPΩTO ΔIMHNO TOY 2024 H EIΣOΔOΣ ΣTO XA
«Tροχοδρομεί» ο ΔAA «Eλ. Bενιζέλος
– ΓEK TEPNA – HARD ROCK
Σε τροχιά εκκίνησης το project του 1,1 δισ. για την κατασκευή του Kαζίνο στο Eλληνικό
Tι θα περιλαμβάναι και το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης. H σημασία για την οικονομία
– OPΓANIΣMOΣ ΛIMENOΣ BOΛOY
Zητά πρόσθετη χρηματοδότηση για την αποκατάσταση των ζημιών
– ETAIPIA AKINHTΩN ΔHMOΣIOY
Aλλαγή φρουράς στην ETAΔ, με νέα CEO την Hρώ Xατζηγεωργίου
– TO METANAΣTEYTIKO, TA ΔHMOΣIONOMIKA KAI TO «ΣKAKI» ΣTIΣ BPYΞEΛΛEΣ
– OI ΠPΩTEΣ KINHΣEIΣ ΣTO «XAPTH» TOY 2024
– KΩΣTHΣ XATZHΔAKHΣ
«Ξαπλώστρες» και ενδοομιλικές συναλλαγές
– ATHEX ESG
New entry στον δείκτη ο OΛΘ
– KAMΠANIA ΓIA TOYPIΣMO ΣE BOΛO KAI ΠHΛIO
 
DEAL NEWS
 
Focus στο Χρηματιστήριο, με ειδήσεις, επισημάνσεις,
αναλύσεις και επώνυμες στήλες.
 
«Tαξίδι» στον κόσμο μέσα από σελίδες
για την οικονομία και την παγκόσμια επιχειρηματικότητα.
 
“DEAL NEWS”
H δική σας εφημερίδα
Kυκλοφορεί κάθε Παρασκευή στα περίπτερα
Mην την χάσετε
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ΗΠΑ: Αίτηση πτώχευσης κατέθεσε ο Ρούντι Τζουλιάνι – Ιλιγγιώδη χρέη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Αίτηση πτώχευσης κατέθεσε την Πέμπτη ο πρώην δήμαρχος της Νέας Υόρκης και δικηγόρος
του Ντόναλντ Τραμπ, Ρούντι Τζουλιάνι
Αίτηση πτώχευσης κατέθεσε την Πέμπτη ο πρώην δήμαρχος της Νέας Υόρκης Ρούντι
Τζουλιάνι, λίγες ημέρες αφότου διατάχθηκε να καταβάλει 148 εκατομμύρια δολάρια σε δύο
πρώην εκλογικούς υπαλλήλους της Τζόρτζια, τους οποίους κατηγόρησε ψευδώς για απάτη,
στην προσπάθειά του να «αποδείξει» ότι η ήττα του Ντόναλντ Τραμπ στις προεδρικές εκλογές
του 2020 ήταν αποτέλεσμα «νοθείας».
Χρήστος Σταϊκούρας: Συμμετοχή στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη
Όπως σημειώνει το Reuters ο Τζουλιάνι, ο οποίος έγινε γνωστός ως «δήμαρχος της Αμερικής»
για την ηγεσία του στη Νέα Υόρκη μετά τις επιθέσεις της 11ης Σεπτεμβρίου 2001, αντιμετωπίζει
τεράστιο όγκο χρεών που προέρχονται από το έργο του για λογαριασμό του πρώην προέδρου
Τραμπ. Αντιμετωπίζει επίσης ποινικές κατηγορίες στη Τζόρτζια.
Σε αίτηση που κατέθεσε στο πτωχευτικό δικαστήριο της Νέας Υόρκης, ο Τζουλιάνι ανέφερε ότι
έχει υποχρεώσεις ύψους 100 έως 500 εκατομμυρίων δολαρίων και περιουσιακά στοιχεία
ύψους 1 έως 10 εκατομμυρίων δολαρίων.
Εκπρόσωπος του Τζουλιάνι δήλωσε ότι η αίτηση πτώχευσης θα του δώσει χρόνο να ασκήσει
έφεση κατά της ποινής των 148 εκατομμυρίων δολαρίων και να διασφαλίσει ότι οι άλλοι
πιστωτές θα τύχουν δίκαιης μεταχείρισης.
«Κανείς δεν θα μπορούσε εύλογα να πιστέψει ότι ο δήμαρχος Ρούντι Τζουλιάνι θα ήταν σε
θέση να πληρώσει ένα τόσο υψηλό τιμωρητικό ποσό», δήλωσε ο εκπρόσωπός του, Τεντ
Γκούντμαν.
Τι προβλέπει η νομοθεσία
Οι διαδικασίες πτώχευσης στις ΗΠΑ μπορούν να επιτρέψουν σε ανθρώπους και εταιρείες να
διαγράψουν ή να αναδιοργανώσουν τα χρέη τους. Έτσι, ο Τζουλιάνι πιθανότατα θα απαλλαγεί
από όλες τις εκκρεμείς αγωγές εναντίον του.
Ωστόσο, μπορεί να μην του επιτρέψει να αποφύγει την καταβολή των χρημάτων που οφείλει
στους εκλογικούς υπαλλήλους, καθώς οι δικαστές έχουν αποφανθεί ότι οι ποινές δυσφήμισης
δεν μπορούν να διαγραφούν εάν ο οφειλέτης έχει εμπλακεί σε «εσκεμμένη και κακόβουλη»
συμπεριφορά.
Εκτός από τους πρώην εργαζόμενους τους οποίους δυσφήμισε, ο Τζουλιάνι χρωστά επίσης
χρήματα στον γιο του προέδρου Τζο Μπάιντεν, Χάντερ Μπάιντεν, και μια πρώην υπάλληλο, τη
Νοέλ Ντάνφι.
 
Ο Χάντερ Μπάιντεν έχει μηνύσει τον Τζουλιάνι για παραβίαση της ιδιωτικής του ζωής σχετικά
με δεδομένα που φέρεται να ελήφθησαν από το φορητό του υπολογιστή, ενώ η Ντάνφι τον έχει
μηνύσει για σεξουαλική επίθεση, παρενόχληση και κλοπή μισθού. Ο Τζουλιάνι έχει αρνηθεί
τους ισχυρισμούς.
Ο δικηγόρος της Ντάνφι, Τζάστιν Κέλτον, δήλωσε ότι δεν θα αποθαρρυνθούν από τη συνέχιση
της υπόθεσης.
Άλλοι πιστωτές είναι η Smartmatic USA και ένας υπάλληλος της Dominion Voting Systems. Ο
Τζουλιάνι κατηγόρησε ψευδώς και τις δύο εταιρείες μηχανημάτων ψηφοφορίας ότι μετέφεραν
ψήφους από τον Τραμπ στον Μπάιντεν στις εκλογές του 2020.
Οι δύο εταιρείες δεν ανταποκρίθηκαν αμέσως σε αιτήματα για σχόλια.
Ο Τζουλιάνι δήλωσε επίσης ότι χρωστούσε σχεδόν 1 εκατομμύριο δολάρια στην κυβέρνηση
των ΗΠΑ και της πολιτείας της Νέας Υόρκης και σχεδόν 2 εκατομμύρια δολάρια σε νομικά
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έξοδα. Δύο δικηγορικά γραφεία που εκπροσωπούσαν παλαιότερα τον Τζουλιάνι τον έχουν
μηνύσει για απλήρωτους λογαριασμούς.
Η συκοφαντική δυσφήμιση
Ως προσωπικός δικηγόρος του Τραμπ, ο Τζουλιάνι ηγήθηκε των προσπαθειών για την
ανατροπή της εκλογικής του ήττας μέσω ανεπιτυχών αγωγών και μιας ευρείας προσπάθειας
για την παραγωγή ψεύτικων πινάκων εκλεκτόρων σε πολιτείες που δινόταν μάχη μεταξύ
Δημοκρατικών και Ρεπουμπλικάνων.
Μεταξύ άλλων, οφείλει 148 εκατομμύρια δολάρια σε δύο πρώην εργαζόμενες στις εκλογές, τη
Wandrea “Shaye” Moss και τη μητέρα της Ruby Freeman, οι οποίες αντιμετώπισαν
κατακλυσμό απειλών αφότου ισχυρίστηκε ψευδώς ότι συμμετείχαν σε απάτη κατά του Τραμπ.
Ο Τζουλιάνι επανέλαβε τους ισχυρισμούς αυτούς μετά την ετυμηγορία, παρόλο που
παραδέχθηκε στο δικαστήριο ότι ήταν συκοφαντικοί, γεγονός που ώθησε τις δύο εργαζόμενες
να καταθέσουν δεύτερη αγωγή.
Ομοσπονδιακός δικαστής αποφάσισε την Τετάρτη ότι ο Τζουλιάνι πρέπει να αρχίσει αμέσως
να πληρώνει τις δύο γυναίκες, καταλήγοντας στο συμπέρασμα ότι υπήρχε κίνδυνος να
προσπαθήσει να αποκρύψει τα περιουσιακά του στοιχεία.
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της Capital
Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Follow @Economiconews
Kορυφαίοι εκπρόσωποι της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελέχη των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων
συμμετείχαν στο Φόρουμ, με την Δρ. Πόπη Καλαϊτζή, μέλος του Δ.Σ, να εκπροσωπεί την
Πρωτοβουλία στο πάνελ για το Brain Regain
 Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού Σωματείου
«Ελληνικές Ρίζες» για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού,
αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα
πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain.
Με συντονίστρια του πάνελ την κα Ευτυχία Πυλαρινού, Αντιπρόεδρο του Red Apple Group και
Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της
Νέας Υόρκης, συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα για την
ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών, ενώ στο πάνελ συμμετείχαν, επίσης, ο κος
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, ο κος Νίκο Γκαριμπόλντι,
Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI)
της Pfizer στη Θεσσαλονίκη, η κα Μελίσσα Φραγκίσκη, Γενική Διευθύντρια & Γενική
Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η κα Γιάννα Ανδρονοπούλου, Γενική
Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα, Κύπρο, και Μάλτα.
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις, 88 υψηλόβαθμα στελέχη, καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού. Κατά τη
διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε τις υπηρεσίες που προσφέρει η Πρωτοβουλία
BrainReGain και τις εν εξελίξει δράσεις της. Συγκεκριμένα, παρουσίασε το πρόγραμμα
BrainReGain Mentoring, όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού, και το οποίο έχει λάβει μέχρι
σήμερα, πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη λειτουργία του
BrainGain JOBS in Greece, της διαδικτυακής – δωρεάν- πλατφόρμας της Πρωτοβουλίας, η
οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε
ελληνικές επιχειρήσεις.
Η Δρ. Καλαϊτζή επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση “Greece Country Highlights”,
που εκδόθηκε σε συνεργασία με την EY, μέλος της Συμμαχίας. Η έκθεση αυτή, ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα, παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και εξελίξεις στο
ελληνικό ρυθμιστικό, νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο. Επίσης, έκανε αναφορά στα
αποτελέσματα των ερευνών, οι οποίες διεξάγονται τακτικά από την Πρωτοβουλία BrainReGain,
«Θα επέστρεφα αν» που απευθύνεται σε Έλληνες που ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό και
«Θα προσλάμβανα αν» που απευθύνεται σε επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην
Ελλάδα. Στόχος των ερευνών αυτών είναι να διερευνηθούν οι προϋποθέσεις για την επιστροφή
των brain drainers όπως, επίσης, και η πρόθεση των εταιρειών να προσλάβουν
επαναπατρισθέντες Έλληνες.
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Μετά το πέρας του Φόρουμ, η Δρ. Καλαϊτζή δήλωσε, «Για την Πρωτοβουλία μας, Φόρουμ
όπως της Capital Link, αποτελούν ιδανικό βήμα για την καλλιέργεια του οράματός μας για το
Brain Regain. Ευχαριστούμε θερμά τον Πρόεδρο της Capital Link, κο Νικόλαο Μπορνόζη και τη
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, κα  Όλγα Μπορνόζη για τη φιλοξενία της
Πρωτοβουλίας μας και τη διοργάνωση ειδικού πάνελ για το Brain Regain. Η Πρωτοβουλία μας
δεν επικεντρώνεται μόνο στην επιστροφή των Ελλήνων του εξωτερικού αλλά και στη
συνεργασία λαμπρών ελληνικών “Εγκεφάλων” με την Πατρίδα, όπου κι αν ζουν. Η ισχύς της
χώρας εν τη ενώσει όλων των Ελλήνων! Είναι ώρα για τον Ελληνισμό εν Δράσει».
 Η κα Όλγα Μπορνόζη, Managing Director της Capital Link δήλωσε, «Η Ελλάδα έχει επιστρέψει
δυναμικά μέσα στα τελευταία χρόνια: η εδραίωση φιλοεπενδυτικού περιβάλλοντος δημιουργεί
κλίμα σταθερότητας και εμπιστοσύνης γεγονός το οποίο μεταφράζεται σε «ψήφο»
εμπιστοσύνης από εταιρείες κολοσσούς που επιλέγουν να δραστηριοποιηθούν στην Ελλάδα.
Απόδειξη αυτού είναι οι σημαντικές επενδύσεις από τις μεγαλύτερες εταιρείες σε διεθνές
επίπεδο. Μέσω της έρευνας και καινοτομίας και της σύνδεσής της με την επιχειρηματικότητα, η
Ελλάδα αξιοποιεί το μεγαλύτερο συγκριτικό της πλεονέκτημα: το υψηλού επιπέδου
επιστημονικό και ερευνητικό δυναμικό, προσελκύοντας επενδύσεις, δημιουργώντας καλά
αμειβόμενες θέσεις εργασίας και συμβάλλοντας στο Brain Regain, την επιστροφή των Ελλήνων
επιστημόνων στην πατρίδα. Για το λόγο αυτό και είναι ιδιαίτερης σημασίας η Πρωτοβουλία
BrainReGain – Ελληνισμός Εν Δράσει, η οποία έχει ακριβώς ως όραμα τη διαδικασία
αναστροφής του brain drain».
Tην Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει απαρτίζουν, συνολικά, 42 εταιρείες από
τον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα, οι οποίες εκπροσωπούν τους ισχυρότερους παραγωγικούς
κλάδους όπως της Βιομηχανίας, της Τεχνολογίας, του Τουρισμού, των Κατασκευών, του
Λιανικού Εμπορίου, της Ναυτιλίας, της Υγείας, των Νομικών και Συμβουλευτικών Υπηρεσιών,
της Εκπαίδευσης: Accenture, Aegean Airlines, Athens International College, AIMS
International, Αθηναϊκή Ζυθοποιία, Coca–Cola Τρία Έψιλον,COSMOTE, eSHARE, Edenred,
Entersoft, Εrnst & Young, ΔΕΗ, ΕΛΒΑΛ ΧΑΛΚΟΡ, Ελληνικά Καλώδια, ΕΥΔΑΠ, HELLENiQ
ENERGY, INTERAMERICAN, Kyklades Maritime Corporation, METRO, Microsoft, Nestle,
NETCOMPANY/INTRASOFT, Ogilvy, OTIS, Όμιλος FOURLIS, Όμιλος ΥΓΕΙΑ, Όμιλος
Εταιρειών «Σαμαράς & Συνεργάτες», PotamitisVekris, Quest Group, Roche, SALFO
ENGINEERING & MANAGEMENT CONSULTANTS, Sani Ikos, TEMES, TITAN,
Σωληνουργεία Κορίνθου, Τράπεζα Eurobank, Τράπεζα της Ελλάδος, Τράπεζα Πειραιώς,
Upstream, Vodafone Ελλάδας, Υπερταμείο και Xerox Hellas.
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία,  στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η Capital
Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
 
Περισσότερες Ειδήσεις
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της Capital
Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Kορυφαίοι εκπρόσωποι της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελέχη των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων
συμμετείχαν στο Φόρουμ, με την Δρ. Πόπη Καλαϊτζή, μέλος του Δ.Σ, να εκπροσωπεί την
Πρωτοβουλία στο πάνελ για το Brain Regain.
 Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού Σωματείου
«Ελληνικές Ρίζες» για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού,
αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα
πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain.
Με συντονίστρια του πάνελ την κα Ευτυχία Πυλαρινού, Αντιπρόεδρο του Red Apple Group και
Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της
Νέας Υόρκης, συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα για την
ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών, ενώ στο πάνελ συμμετείχαν, επίσης, ο κος
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, ο κος Νίκο Γκαριμπόλντι,
Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI)
της Pfizer στη Θεσσαλονίκη, η κα Μελίσσα Φραγκίσκη, Γενική Διευθύντρια & Γενική
Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η κα Γιάννα Ανδρονοπούλου, Γενική
Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα, Κύπρο, και Μάλτα.
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις, 88 υψηλόβαθμα στελέχη, καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού. Κατά τη
διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε τις υπηρεσίες που προσφέρει η Πρωτοβουλία
BrainReGain και τις εν εξελίξει δράσεις της. Συγκεκριμένα, παρουσίασε το πρόγραμμα
BrainReGain Mentoring, όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού, και το οποίο έχει λάβει μέχρι
σήμερα, πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη λειτουργία του
BrainGain JOBS in Greece, της διαδικτυακής – δωρεάν- πλατφόρμας της Πρωτοβουλίας, η
οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε
ελληνικές επιχειρήσεις.
Η Δρ. Καλαϊτζή επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση “Greece Country Highlights”,
που εκδόθηκε σε συνεργασία με την EY, μέλος της Συμμαχίας. Η έκθεση αυτή, ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα, παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και εξελίξεις στο
ελληνικό ρυθμιστικό, νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο. Επίσης, έκανε αναφορά στα
αποτελέσματα των ερευνών, οι οποίες διεξάγονται τακτικά από την Πρωτοβουλία BrainReGain,
«Θα επέστρεφα αν» που απευθύνεται σε Έλληνες που ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό και
«Θα προσλάμβανα αν» που απευθύνεται σε επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην
Ελλάδα. Στόχος των ερευνών αυτών είναι να διερευνηθούν οι προϋποθέσεις για την επιστροφή
των brain drainers όπως, επίσης, και η πρόθεση των εταιρειών να προσλάβουν
επαναπατρισθέντες Έλληνες.
Μετά το πέρας του Φόρουμ, η Δρ. Καλαϊτζή δήλωσε, «Για την Πρωτοβουλία μας, Φόρουμ
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όπως της Capital Link, αποτελούν ιδανικό βήμα για την καλλιέργεια του οράματός μας για το
Brain Regain. Ευχαριστούμε θερμά τον Πρόεδρο της Capital Link, κο Νικόλαο Μπορνόζη και τη
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, κα  Όλγα Μπορνόζη για τη φιλοξενία της
Πρωτοβουλίας μας και τη διοργάνωση ειδικού πάνελ για το Brain Regain. Η Πρωτοβουλία μας
δεν επικεντρώνεται μόνο στην επιστροφή των Ελλήνων του εξωτερικού αλλά και στη
συνεργασία λαμπρών ελληνικών “Εγκεφάλων” με την Πατρίδα, όπου κι αν ζουν. Η ισχύς της
χώρας εν τη ενώσει όλων των Ελλήνων! Είναι ώρα για τον Ελληνισμό εν Δράσει».
 Η κα Όλγα Μπορνόζη, Managing Director της Capital Link δήλωσε, «Η Ελλάδα έχει επιστρέψει
δυναμικά μέσα στα τελευταία χρόνια: η εδραίωση φιλοεπενδυτικού περιβάλλοντος δημιουργεί
κλίμα σταθερότητας και εμπιστοσύνης γεγονός το οποίο μεταφράζεται σε «ψήφο»
εμπιστοσύνης από εταιρείες κολοσσούς που επιλέγουν να δραστηριοποιηθούν στην Ελλάδα.
Απόδειξη αυτού είναι οι σημαντικές επενδύσεις από τις μεγαλύτερες εταιρείες σε διεθνές
επίπεδο. Μέσω της έρευνας και καινοτομίας και της σύνδεσής της με την επιχειρηματικότητα, η
Ελλάδα αξιοποιεί το μεγαλύτερο συγκριτικό της πλεονέκτημα: το υψηλού επιπέδου
επιστημονικό και ερευνητικό δυναμικό, προσελκύοντας επενδύσεις, δημιουργώντας καλά
αμειβόμενες θέσεις εργασίας και συμβάλλοντας στο Brain Regain, την επιστροφή των Ελλήνων
επιστημόνων στην πατρίδα. Για το λόγο αυτό και είναι ιδιαίτερης σημασίας η Πρωτοβουλία
BrainReGain – Ελληνισμός Εν Δράσει, η οποία έχει ακριβώς ως όραμα τη διαδικασία
αναστροφής του brain drain».
Tην Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει απαρτίζουν, συνολικά, 42 εταιρείες από
τον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα, οι οποίες εκπροσωπούν τους ισχυρότερους παραγωγικούς
κλάδους όπως της Βιομηχανίας, της Τεχνολογίας, του Τουρισμού, των Κατασκευών, του
Λιανικού Εμπορίου, της Ναυτιλίας, της Υγείας, των Νομικών και Συμβουλευτικών Υπηρεσιών,
της Εκπαίδευσης: Accenture, Aegean Airlines, Athens International College, AIMS
International, Αθηναϊκή Ζυθοποιία, Coca–Cola Τρία Έψιλον,COSMOTE, eSHARE, Edenred,
Entersoft, Εrnst & Young, ΔΕΗ, ΕΛΒΑΛ ΧΑΛΚΟΡ, Ελληνικά Καλώδια, ΕΥΔΑΠ, HELLENiQ
ENERGY, INTERAMERICAN, Kyklades Maritime Corporation, METRO, Microsoft, Nestle,
NETCOMPANY/INTRASOFT, Ogilvy, OTIS, Όμιλος FOURLIS, Όμιλος ΥΓΕΙΑ, Όμιλος
Εταιρειών «Σαμαράς & Συνεργάτες», PotamitisVekris, Quest Group, Roche, SALFO
ENGINEERING & MANAGEMENT CONSULTANTS, Sani Ikos, TEMES, TITAN,
Σωληνουργεία Κορίνθου, Τράπεζα Eurobank, Τράπεζα της Ελλάδος, Τράπεζα Πειραιώς,
Upstream, Vodafone Ελλάδας, Υπερταμείο και Xerox Hellas.
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία,  στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η Capital
Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
Για περισσότερες πληροφορίες και για το πώς μπορείτε να γίνετε μέλος στη Συμμαχία
BrainReGain, παρακαλούμε επικοινωνήστε με την κα Μ. Δουκάκου στο [email protected]
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της Capital
Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Kορυφαίοι εκπρόσωποι της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελέχη των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων
συμμετείχαν στο Φόρουμ, με την Δρ. Πόπη Καλαϊτζή, μέλος του Δ.Σ, να εκπροσωπεί την
Πρωτοβουλία στο πάνελ για το Brain Regain. Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο
Forum "Invest in Greece" της Capital Link στη Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο
της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών, υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της
Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής
κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων
ελληνικών επιχειρήσεων. Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη
Κερδοσκοπικού Σωματείου "Ελληνικές Ρίζες" για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των
Ελλήνων του εξωτερικού, αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη
Καλαϊτζή σε ένα από τα...
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain - Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της
Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Parapolitika Newsroom
Κορυφαίοι εκπρόσωποι της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελέχη των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων
συμμετείχαν στο Φόρουμ, με την Δρ. Πόπη Καλαϊτζή, μέλος του Δ.Σ, να εκπροσωπεί την
Πρωτοβουλία στο πάνελ για το Brain Regain.
Kορυφαίοι εκπρόσωποι της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελέχη των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων
συμμετείχαν στο Φόρουμ, με την Δρ. Πόπη Καλαϊτζή, μέλος του Δ.Σ, να εκπροσωπεί την
Πρωτοβουλία στο πάνελ για το Brain Regain.
Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού Σωματείου
«Ελληνικές Ρίζες» για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού,
αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα
πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain.
Με συντονίστρια του πάνελ την κα Ευτυχία Πυλαρινού, Αντιπρόεδρο του Red Apple Group και
Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της
Νέας Υόρκης, συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα για την
ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών, ενώ στο πάνελ συμμετείχαν, επίσης, ο κος
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, ο κος Νίκο Γκαριμπόλντι,
Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI)
της Pfizer στη Θεσσαλονίκη, η κα Μελίσσα Φραγκίσκη, Γενική Διευθύντρια & Γενική
Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η κα Γιάννα Ανδρονοπούλου, Γενική
Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα, Κύπρο, και Μάλτα.
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις, 88 υψηλόβαθμα στελέχη, καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού. Κατά τη
διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε τις υπηρεσίες που προσφέρει η Πρωτοβουλία
BrainReGain και τις εν εξελίξει δράσεις της. Συγκεκριμένα, παρουσίασε το πρόγραμμα
BrainReGain Mentoring, όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού, και το οποίο έχει λάβει μέχρι
σήμερα, πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη λειτουργία του
BrainGain JOBS in Greece, της διαδικτυακής - δωρεάν- πλατφόρμας της Πρωτοβουλίας, η
οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε
ελληνικές επιχειρήσεις.
Η Δρ. Καλαϊτζή επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση "Greece Country Highlights",
που εκδόθηκε σε συνεργασία με την EY, μέλος της Συμμαχίας. Η έκθεση αυτή, ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα, παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και εξελίξεις στο
ελληνικό ρυθμιστικό, νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο. Επίσης, έκανε αναφορά στα
αποτελέσματα των ερευνών, οι οποίες διεξάγονται τακτικά από την Πρωτοβουλία BrainReGain,
«Θα επέστρεφα αν» που απευθύνεται σε Έλληνες που ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό και
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«Θα προσλάμβανα αν» που απευθύνεται σε επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην
Ελλάδα. Στόχος των ερευνών αυτών είναι να διερευνηθούν οι προϋποθέσεις για την επιστροφή
των brain drainers όπως, επίσης, και η πρόθεση των εταιρειών να προσλάβουν
επαναπατρισθέντες Έλληνες.
Μετά το πέρας του Φόρουμ, η Δρ. Καλαϊτζή δήλωσε, «Για την Πρωτοβουλία μας, Φόρουμ
όπως της Capital Link, αποτελούν ιδανικό βήμα για την καλλιέργεια του οράματός μας για το
Brain Regain. Ευχαριστούμε θερμά τον Πρόεδρο της Capital Link, κο Νικόλαο Μπορνόζη και τη
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, κα Όλγα Μπορνόζη για τη φιλοξενία της
Πρωτοβουλίας μας και τη διοργάνωση ειδικού πάνελ για το Brain Regain. Η Πρωτοβουλία μας
δεν επικεντρώνεται μόνο στην επιστροφή των Ελλήνων του εξωτερικού αλλά και στη
συνεργασία λαμπρών ελληνικών “Εγκεφάλων” με την Πατρίδα, όπου κι αν ζουν. Η ισχύς της
χώρας εν τη ενώσει όλων των Ελλήνων! Είναι ώρα για τον Ελληνισμό εν Δράσει».
Η κα Όλγα Μπορνόζη, Managing Director της Capital Link δήλωσε, «Η Ελλάδα έχει επιστρέψει
δυναμικά μέσα στα τελευταία χρόνια: η εδραίωση φιλοεπενδυτικού περιβάλλοντος δημιουργεί
κλίμα σταθερότητας και εμπιστοσύνης γεγονός το οποίο μεταφράζεται σε «ψήφο»
εμπιστοσύνης από εταιρείες κολοσσούς που επιλέγουν να δραστηριοποιηθούν στην Ελλάδα.
Απόδειξη αυτού είναι οι σημαντικές επενδύσεις από τις μεγαλύτερες εταιρείες σε διεθνές
επίπεδο. Μέσω της έρευνας και καινοτομίας και της σύνδεσής της με την επιχειρηματικότητα, η
Ελλάδα αξιοποιεί το μεγαλύτερο συγκριτικό της πλεονέκτημα: το υψηλού επιπέδου
επιστημονικό και ερευνητικό δυναμικό, προσελκύοντας επενδύσεις, δημιουργώντας καλά
αμειβόμενες θέσεις εργασίας και συμβάλλοντας στο Brain Regain, την επιστροφή των Ελλήνων
επιστημόνων στην πατρίδα. Για το λόγο αυτό και είναι ιδιαίτερης σημασίας η Πρωτοβουλία
BrainReGain - Ελληνισμός Εν Δράσει, η οποία έχει ακριβώς ως όραμα τη διαδικασία
αναστροφής του brain drain».
Tην Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει απαρτίζουν, συνολικά, 42 εταιρείες από
τον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα, οι οποίες εκπροσωπούν τους ισχυρότερους παραγωγικούς
κλάδους όπως της Βιομηχανίας, της Τεχνολογίας, του Τουρισμού, των Κατασκευών, του
Λιανικού Εμπορίου, της Ναυτιλίας, της Υγείας, των Νομικών και Συμβουλευτικών Υπηρεσιών,
της Εκπαίδευσης: Accenture, Aegean Airlines, Athens International College, AIMS
International, Αθηναϊκή Ζυθοποιία, Coca-Cola Τρία Έψιλον,COSMOTE, eSHARE, Edenred,
Entersoft, Εrnst & Young, ΔΕΗ, ΕΛΒΑΛ ΧΑΛΚΟΡ, Ελληνικά Καλώδια, ΕΥΔΑΠ, HELLENiQ
ENERGY, INTERAMERICAN, Kyklades Maritime Corporation, METRO, Microsoft, Nestle,
NETCOMPANY/INTRASOFT, Ogilvy, OTIS, Όμιλος FOURLIS, Όμιλος ΥΓΕΙΑ, Όμιλος
Εταιρειών «Σαμαράς & Συνεργάτες», PotamitisVekris, Quest Group, Roche, SALFO
ENGINEERING & MANAGEMENT CONSULTANTS, Sani Ikos, TEMES, TITAN,
Σωληνουργεία Κορίνθου, Τράπεζα Eurobank, Τράπεζα της Ελλάδος, Τράπεζα Πειραιώς,
Upstream, Vodafone Ελλάδας, Υπερταμείο και Xerox Hellas.
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία, στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο,
Αμβούργο, Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται
διότι παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ
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και δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η
Capital Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
 Για περισσότερες πληροφορίες και για το πώς μπορείτε να γίνετε μέλος στη Συμμαχία
BrainReGain, παρακαλούμε επικοινωνήστε με την κα Μ. Δουκάκου στο gm@brainregain.gr
* Λεζάντα κεντρικής φωτογραφίας άρθρου (από τα αριστερά προς τα δεξιά): Ευτυχία
Πυλαρινού, Αντιπρόεδρος του Red Apple Group και Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του
Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της Νέας Υόρκης, Δρ. Πόπη Καλαϊτζή, μέλος
του Διοικητικού Συμβουλίου BrainReGain, Νίκο Γκαριμπόλντι, Επικεφαλής και Ανώτερος
Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI) της Pfizer στη Θεσσαλονίκη,
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, Μελίσσα Φραγκίσκη,
Γενική Διευθύντρια & Γενική Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank
TAGS:
Capital Link Invest in Greece Forum
Brain Gain
Νέα Υόρκη
Brain Drain
Ακολουθήστε τα parapolitika.gr στο Google News για άμεση και έγκυρη ενημέρωση.
Ακολουθήστε μας στο facebook
Ακολουθήστε μας στο twitter
Ακολουθήστε μας στο Instagram
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Pyatt: Στην Ελλάδα υπάρχει πληθώρα επενδυτικών ευκαιριών στην ενέργεια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Την πρόοδο της χώρας μας στον ενεργειακό τομέα εξήραν στο 25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum
Τα βήματα ανάπτυξης που κάνει η Ελλάδα στον κλάδο της ενέργειας επαίνεσαν με τις
τοποθετήσεις τους στο 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum, με τίτλο
«Accelerating Investments for Sustainable Growth», που πραγματοποιήθηκε με μεγάλη
επιτυχία και εξαιρετική συμμετοχή, τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023 στη Νέα Υόρκη, άνθρωποι
που σχετίζονται με το συγκεκριμένο τομέα.
Ένας από αυτούς είναι και ο Geoffrey R. Pyatt (πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα και νυν
Υφυπουργός για θέματα ενεργειακών πόρων) ο οποίος εξέφρασε την ικανοποίησή του
αναφερόμενος στην αναβάθμιση του ρόλου της Ελλάδας ως ενεργειακού κόμβου.
Ανάμεσα στους ομιλητές ήταν και ο Θεόδωρος Σκυλακάκης (Υπουργός Περιβάλλοντος και
Ενέργειας της Ελλάδας) ο οποίος υποστήριξε ότι «η χώρα μας έχει όλα τα φόντα να γίνει
κόμβος και παραγωγός ενέργειας».
Η ομιλία του Pyatt
Το γενικότερο μήνυμα που έστειλε στους διεθνείς επενδυτές ο κ. Pyatt ήταν ότι υπάρχει
πληθώρα επενδυτικών ευκαιριών στον τομέα της ενέργειας της Ελλάδας.
Έργα σαν το FSRU της Αλεξανδρούπολης και ο αγωγός IGB Ελλάδας – Βουλγαρίας, στη
δεδομένη συγκυρία είναι πολύ σημαντικότερα, ενώ μεγάλης σημασίας είναι και ο
διασυνδετήριος αγωγός φυσικού αερίου Ελλάδας- Βόρειας Μακεδονίας.
Τόνισε παράλληλα, ότι μεγάλες αμερικανικές εταιρείες όπως η Microsoft έχουν επενδύσει
πολλά στην Ελλάδα και θα συνεχίσουν να το κάνουν.
Ο Αμερικανός υφυπουργός αναφέρθηκε στα κίνητρα που δίνει ο νόμος για τη μείωση του
πληθωρισμού, σημειώνοντας ότι η χώρα μας είναι σταθερός εταίρος των ΗΠΑ που θα
συνεχίσει να παίζει κεντρικό ρόλο στην ευρωπαϊκή ενεργειακή ασφάλεια και ενεργειακή
μετάβαση. «Τώρα που η Ρωσία έχει αποδείξει μια για πάντα ότι είναι αναξιόπιστος
προμηθευτής ενέργειας, ο ρόλος της Ελλάδας ως ενεργειακού κόμβου στη νοτιοανατολική
Ευρώπη, με πρόσβαση σε προμήθειες από όλο τον κόσμο, είναι πιο κρίσιμος από ποτέ.
Αμερικανοί προμηθευτές LNG και πάροχοι υπηρεσιών έχουν αυξήσει τις εξαγωγές τους στην
Ελλάδα και την υπόλοιπη Ευρώπη», επεσήμανε.
Η Ελλάδα ως ενεργειακός κόμβος
Ο κ. Pyatt υποστήριξε ότι η ανάδειξη της Ελλάδας σε ενεργειακό κόμβο κατέστη δυνατή χάρη
σε μακροπρόθεσμες επενδύσεις σε έργα όπως η Διασύνδεση Ελλάδας-Βουλγαρίας, ο
τερματικός σταθμός LNG Ρεβυθούσας και ο Διαδριατικός Αγωγός. Υπό αυτό το πρίσμα,
εκτίμησε ότι ο σημαντικός ρόλος της Ελλάδας στην ευρύτερη περιοχή θα συνεχίσει να
ενισχύεται όταν υλοποιηθούν ο Πλωτός Τερματικός Σταθμός Αποθήκευσης και Αεριοποίησης
ΥΦΑ Αλεξανδρούπολης (FSRU) και ο αγωγός Διασύνδεσης Ελλάδας - Βόρειας Μακεδονίας
(IGNM). Η βελτίωση και η επέκταση αυτής της υποδομής με παράλληλη ελαχιστοποίηση του
αποτυπώματος άνθρακα αποτελούν επίσης παράγοντες πολλά υποσχόμενους που πρέπει να
εξετάσουν οι επενδυτές, είπε.
 
Οι προοπτικές
Αναφορικά με τις ελπιδοφόρες προοπτικές που παρουσιάζει η χώρα μας για αμερικανικές
επενδύσεις στον τομέα των Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας, ο κ. Pyatt υπογράμμισε ότι «η
Ελλάδα φιλοξενεί έναν αναπτυσσόμενο τομέα ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, με δυνατότητες
ανάπτυξης στον τομέα της αιολικής, της ηλιακής ενέργειας και του πράσινου υδρογόνου.
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Τα 369 δισεκατομμύρια δολάρια στον πρόσφατα εγκριθέντα νόμο για τη μείωση του
πληθωρισμού θα τονώσουν σε μεγάλο βαθμό την έρευνα, την ανάπτυξη και την προώθηση
αυτών των τεχνολογιών στην αγορά τόσο στις Ηνωμένες Πολιτείες όσο και στο εξωτερικό. Η
αμερικανική εφευρετικότητα και η επενδυτική οξυδέρκεια θα παίξουν σημαντικό ρόλο στην
τόνωση αυτού του τομέα. Αυτό συμπληρώνει σε μεγάλο βαθμό τις προσπάθειες της Ελλάδας
να αξιοποιήσει τα κονδύλια της ΕΕ για την ανάκαμψη για να ενισχύσει τον ηγετικό της ρόλο
στην πράσινη μετάβαση.
Υπάρχουν πολλά εξαιρετικά παραδείγματα για την ηγετική θέση της Ελλάδας όσον αφορά την
ενεργειακή μετάβαση, από την τολμηρή απόφαση του Πρωθυπουργού Μητσοτάκη να
επιταχύνει τη σταδιακή κατάργηση του λιγνίτη, μέχρι το πρωτοποριακό παράδειγμα του έργου
υδρογόνου Green HiPo της Advent Technologies στη Βοστώνη και την αύξηση των
επενδύσεων στην αιολική ενέργεια από αμερικανικές εταιρείες, όπως η 547 Energy και η
Ameresco».
Επενδυτικός προορισμός
Παράλληλα, ο Αμερικανός υφυπουργός αναφέρθηκε και σε παραδείγματα ελληνικών εταιρειών
που επέκτειναν τις παραγωγικές τους δραστηριότητες στις ΗΠΑ, όπως η εταιρεία μπαταριών
Sunlight που εστιάζει στην άνθηση της αγοράς αποθήκευσης ενέργειας και η εταιρεία Hellenic
Cables που επενδύει σε αχρησιμοποίητη μονάδα παραγωγής. στην πολιτεία του Μέριλαντ.
Με αυτά τα δεδομένα, επεσήμανε ότι οι υπερατλαντικές επενδύσεις καταδεικνύουν πώς η
μετάβαση στην καθαρή ενέργεια είναι επωφελής όχι μόνο για τον πλανήτη αλλά και για όλες τις
οικονομίες.
Ολοκληρώνοντας την ομιλία του, ο Geoffrey Pyatt έστειλε το μήνυμα ότι η αμερικανική
κυβέρνηση βλέπει την Ελλάδα ως ελκυστικό επενδυτικό προορισμό. Ως εκ τούτου, προσβλέπει
στη στήριξη εταιρειών ενέργειας που ενδιαφέρονται για επενδύσεις ή κοινοπραξίες στην
Ελλάδα, ενώ καλωσορίζει ελληνικές εταιρείες που ενδιαφέρονται να επενδύσουν στις ΗΠΑ. «Οι
ελληνοαμερικανικές σχέσεις συνεχίζουν να είναι ισχυρές - πολιτικά, οικονομικά και στρατιωτικά.
Τα νέα όσον αφορά τις επενδυτικές συνεργασίες Ελλάδας-ΗΠΑ, είναι πολύ ευχάριστα και
δηλώνουν την πρόθεση να συνεχιστούν οι προσπάθειες για την ενεργειακή ασφάλεια της
Ευρώπης αυτόν τον χειμώνα και μετά, αυξάνοντας παράλληλα τις επενδύσεις για τη μετάβαση
στην καθαρή ενέργεια», τόνισε.
 
Σκυλακάκης: Η Ελλάδα έχει όλα τα φόντα να γίνει και κόμβος και παραγωγός ενέργειας
Ο Υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, έκανε ομιλία σχετικά με
το θέμα «THE NEW ENERGY LANDSCAPE IN GREECE».
Ο υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Θόδωρος Σκυλακάκης, χαρακτήρισε το 2024
πολύ σημαντική χρονιά για ενεργειακές επενδύσεις.
Ο υπουργός εστίασε στη σημαντική πρόοδο που έχει κάνει η Ελλάδα ως προς τη μείωση των
εκπομπών άνθρακα, τονίζοντας ότι στόχος είναι να γίνει ολοκληρωτική το 2028 ή,
ενδεχομένως, ακόμη και το 2026, εάν οι συνθήκες το επιτρέψουν. «Προχωράμε γρήγορα την
πράσινη μετάβαση», ανέφερε χαρακτηριστικά και επισήμανε ότι από το 2011 η χώρα έχει
μειώσει κατά 80% την κατανάλωση άνθρακα, από εκεί που βασιζόταν ως επί το πλείστον στον
λιγνίτη.
Η Ελλάδα κατέληξε ο κ. Σκυλακάκης έχει όλα τα φόντα να γίνει και κόμβος και παραγωγός
ενέργειας και με τα υπεράκτια έργα που ετοιμάζονται (σύνδεση με Βουλγαρία, Ιταλία, Δυτικά
Βαλκάνια, Ισραήλ και Κύπρο) υπάρχει η ελπίδα ότι θα μπορέσει να γίνει και παραγωγός
βιομηχανικής ενέργειας.
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Ακολούθησε Πάνελ Συζήτησης σχετικά με το θέμα «THE NEW ENERGY LANDSCAPE IN
GREECE»
Ο κ. Kωνσταντίνος Βασιλείου (Deputy Chief Executive Officer, Head of Corporate & Investment
Banking - Eurobank SA.), τόνισε: «Η πρόοδος που συντελείται στον τομέα της ενεργειακής
μετάβασης της Ελλάδας είναι εμφανής και έχουμε πολλούς λόγους να είμαστε αισιόδοξοι ότι η
χώρα σύντομα θα επιτύχει τη θωράκιση της ενεργειακής της ασφάλειας και αυτονομίας.
Το μερίδιο των Ανανεώσιμών Πηγών Ενέργειας (ΑΠΕ) στο παραγόμενο ενεργειακό μείγμα της
χώρας ξεπέρασε το 48% τον Σεπτέμβριο του 2023, γεγονός που κατατάσσει την Ελλάδα σε μία
από τις υψηλότερες θέσεις παγκοσμίως αναφορικά με τη διείσδυση των ΑΠΕ στην παραγωγή
ηλεκτρικής ενέργειας.
Ενδεικτικό της προόδου που σημειώνεται είναι ότι το δανειακό χαρτοφυλάκιο της Eurobank
στον τομέα της ενέργειας, που υπερβαίνει τα €2δις, έχει υπέρ-τριπλασιαστεί την τελευταία
τριετία ενώ οι μισές από αυτές τις χρηματοδοτήσεις αφορούν αποκλειστικά έργα ΑΠΕ.
Εξίσου σημαντική επιδίωξη της χώρας για την βιωσιμότητα του εγχειρήματος της ενεργειακής
μετάβασης και βασικός παράγοντας της στρατηγικής της, εκτός από τα έργα ΑΠΕ, είναι η
δημιουργία υποδομών σχετιζόμενων με την αποθήκευση, τη μεταφορά και την ορθολογική
διαχείριση της ενέργειας. Επομένως, είναι κρίσιμη και η αναβάθμιση του δίκτυού ώστε να
επιτευχθεί πρόσθετη μεταφορική ικανότητα του συστήματος και η δυνατότητα διασύνδεσης
όλων των σχεδιαζόμενων έργων, καθώς και η επέκταση του δικτύου μέσω διασυνδέσεων με
νησιά και γειτονικές χώρες. Κεφάλαια άνω των €3 δις είναι προγραμματισμένα να εκταμιευθούν
στο άμεσο μέλλον  από το ελληνικό τραπεζικό σύστημα για επενδύσεις στον τομέα της
ενεργείας, ενώ οι πόροι του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας βοηθούν σημαντικά στην
επιτάχυνση της εθνικής αυτής προσπάθειας.
Εκτός όμως του πλεονεκτήματος της ενεργειακής αυτονομίας, η υλοποίηση αυτών των έργων
δημιουργεί και δύο ακόμα σημαντικές προοπτικές για την Ελλάδα, η οποίες ελκύουν ολοένα και
περισσότερο το επενδυτικό ενδιαφέρον. Αυτές είναι, αφενός, η μετατροπή της χώρας σε
περιφερειακό ενεργειακό κόμβο, με τη δυνατότητα εξαγωγής μείγματος καθαρής ενέργειας και
μάλιστα σε ανταγωνιστικό κόστος και αφετέρου η ανάπτυξη σημαντικής τεχνογνωσίας στον
τομέα που θα μπορεί επίσης να εξαχθεί, εδραιώνοντας έτσι τη θέση της χώρας στην
παγκόσμιο ενεργειακό χάρτη».
Ο κ. Βασίλης Τσάιτας (Group Chief Financial Officer - HELLENiQ ENERGY Holdings), τόνισε:
«Η ενεργειακή μετάβαση είναι πολυδιάστατη και ο προσδιορισμός των κύριων στόχων
προκειμένου να είναι επιτυχής έχει ιδιαίτερη σημασία. Οι βασικοί παράγοντες που πρέπει να
ληφθούν υπόψη για μια σωστή στρατηγική ενεργειακής μετάβασης είναι η Βιωσιμότητα, το
κόστος και η ασφάλεια εφοδιασμού.
Η πρόσφατη ενεργειακή κρίση, μετά την εισβολή στην Ουκρανία, η οποία  επηρέασε κυρίως
την Ευρώπη, μας κατέδειξε ότι η διατήρηση της ισορροπίας μεταξύ αυτών των παραγόντων
είναι καίριας σημασίας.
Η μετάβαση θα έχει μακροπρόθεσμο ορίζοντα καθώς και σημαντικό κόστος, γεγονός το οποίο
δεν έχει καταστεί σαφές στην κοινωνία.
Καθώς η παραδοσιακή ενέργεια από ορυκτά καύσιμα θα συνεχίσει να διαδραματίζει ζωτικό
ρόλο στο παγκόσμιο ενεργειακό μείγμα, πρέπει να εξετάσουμε τη διαδικασία
απανθρακοποίησης και την ανάπτυξή της στο πλαίσιο της ενεργειακής μετάβασης.
Στην Helleniq Energy εξελίσσουμε την βασική μας δραστηριότητα για να την καταστήσουμε
κατάλληλη για το μέλλον. Εξετάζουμε την απανθρακοποίηση των δραστηριοτήτων μας στη
διύλιση, εστιάζοντας κυρίως στην ενεργειακή απόδοση και την αυτονομία, καθώς και σε ένα
έργο δέσμευσης άνθρακα στο διυλιστήριο της Ελευσίνας.
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Επιπλέον, εξετάζουμε εφαρμογές αξιοποίησης του CO2 και του πράσινου Υδρογόνου, για την
παραγωγή συνθετικών καυσίμων.
Στις Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας, είμαστε σήμερα ο μεγαλύτερος φορέας εκμετάλλευσης
φωτοβολταϊκών στην Ελλάδα, έχοντας δημιουργήσει μια σημαντική θέση με χαρτοφυλάκιο 356
MW σε όλες τις τεχνολογίες, με στόχο να φτάσουμε το 1GW εγκατεστημένης ισχύος τα
επόμενα 2 χρόνια και πάνω από 2GW μέχρι το τέλος της δεκαετίας.
Με τον τρόπο αυτό θα μπορέσουμε να επιταχύνουμε την απεξάρτηση της παροχής ηλεκτρικής
ενέργειας από τον άνθρακα στα διυλιστήριά μας, να αναπτύξουμε τις δραστηριότητές μας
μειώνοντας παράλληλα το αποτύπωμά μας σε CO2, να αποκομίσουμε σημαντική αξία από
εκμετάλλευση συνεργειών στη διαχείριση ενέργειας και να είμαστε σε θέση να εξυπηρετούμε
καλύτερα τους πελάτες μας με τον καλύτερο δυνατό τρόπο, δεδομένου ότι οι ανάγκες τους
εξελίσσονται.»
Ο κ. PJ Deschenes (Managing Director & Global Co Head – Nomura Greentech), τόνισε: «Η
ελληνική κυβέρνηση συνεχίζει να προωθεί τις προσπάθειες της χώρας για μετάβαση στην
καθαρή ενέργεια, αναδεικνύοντας την ως έναν από τους πιο δυναμικούς επενδυτικούς
προορισμούς στον κόσμο για την παραγωγή ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, όπου το Εθνικό
Σχέδιο για την Ενέργεια και το Κλίμα στοχεύει στο μερίδιο 80% των ανανεώσιμων πηγών
ενέργειας στην παραγωγή ενέργειας έως το 2030.
Κατά τη διάρκεια του 2023 , υπήρξαν σημαντικές εξελίξεις στον χώρο αποθήκευσης μπαταριών
και στον υπεράκτιο αιολικό χώρο, όπου η Ελλάδα ολοκλήρωσε επιτυχώς την πρώτη
δημοπρασία αποθήκευσης ενέργειας και εξέδωσε τις πρώτες άδειες έρευνας για υπεράκτιες
τοποθεσίες αιολικών πάρκων. Η δέσμευση της Ελλάδας στο σχέδιο μετάβασης στην καθαρή
ενέργεια, σε συνδυασμό με την ικανότητα να αξιοποιεί τη χρηματοδότηση της ΕΕ και τις φιλικές
προς τους επενδυτές διαρθρωτικές μεταρρυθμίσεις, θα συνεχίσει να προσελκύει έντονο
ενδιαφέρον τόσο από διεθνείς όσο και από εγχώριους παράγοντες».
Ο Κωνσταντίνος Μαύρος (Διευθύνων Σύμβουλος της ΔΕΗ Ανανεώσιμες) δήλωσε: «Το
τρίπτυχο Decarbonization – Decentralization – Digitalization, είναι ο ακρογωνιαίος λίθος της
τρέχουσας ενεργειακής μετάβασης. Στην Ελλάδα, η απόσυρση των λιγνιτικών μονάδων
προχωρά με ταχείς ρυθμούς, ενώ ολοένα και περισσότερη ηλεκτρική ενέργεια παράγεται
αποκεντρωμένα από ανανεώσιμες πηγές σε ένα ευρύτερο γεωγραφικό πεδίο.
Οι πρόσφατες γεωπολιτικές εξελίξεις καταδεικνύουν ότι οι ΑΠΕ μπορούν να αποτελέσουν
«ασπίδα» έναντι των γεωπολιτικών κινδύνων και μια στρατηγική επιλογή για την επιτυχή
έκβαση της ενεργειακής μετάβασης. Η μείωση της ενεργειακής εξάρτησης και των εκπομπών
αερίων του θερμοκηπίου, η ενίσχυση της απασχόλησης και της ανταγωνιστικότητας της
οικονομίας, καθώς επίσης, ο μετριασμός του ενεργειακού κόστους για τα νοικοκυριά και τις
βιομηχανίες είναι μερικά από τα πολύτιμα οφέλη της διείσδυσης των ανανεώσιμων πηγών στο
ενεργειακό σύστημα.
Η ΔΕΗ μετασχηματίζεται σε μία βιώσιμη, καθαρή, εταιρεία ενέργειας, και διεκδικεί
πρωταγωνιστικό ρόλο στην ευρύτερη γεωγραφική περιοχή. Η ΔΕΗ Ανανεώσιμες αποτελεί την
αιχμή του δόρατος στη μετάβαση από την εποχή του λιγνίτη στην εποχή της πράσινης
ενέργειας. Ο όμιλος διαθέτει χαρτοφυλάκιο έργων συνολικής εγκατεστημένης ισχύος άνω των
670MW στην Ελλάδα και κατασκευάζει επιπλέον έργα συνολικής ισχύος 1,3GW. Σε αυτά
συγκαταλέγεται και το εμβληματικό mega φωτοβολταϊκό έργο στο Ορυχείο Πτολεμαΐδας
συνολικής ισχύος 550MW, ενός εκ των μεγαλύτερων έργων ηλιακής ενέργειας σε ολόκληρη την
Ευρωπαϊκή ήπειρο.
Η ΔΕΗ Ανανεώσιμες δραστηριοποιείται σε όλες τις μορφές ανανεώσιμης ενέργειας, χτίζει
πάνω σε στιβαρές βάσεις με πλήρως ώριμες τεχνολογίες και διευρύνει το «πράσινο»
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χαρτοφυλάκιό της με σταθμούς αποθήκευσης με χρήση συσσωρευτών (μπαταρίες) και
υβριδικά έργα. Η μεγέθυνση του χαρτοφυλακίου συντελείται τόσο μέσω οργανικής ανάπτυξης
όσο και μέσω εξαγορών και στρατηγικών συνεργασιών.
«Η ενεργειακή μετάβαση και οι επενδύσεις σε έργα ΑΠΕ πρέπει να συνεχιστούν ακόμη πιο
εντατικά, υποστηριζόμενες από ένα ξεκάθαρο ρυθμιστικό πλαίσιο και αποφασιστικά μέτρα
πολιτικής, ώστε να πολλαπλασιαστούν τα οφέλη προς τους πολίτες και το περιβάλλον. Το
οφείλουμε στους εαυτούς μας και τις επόμενες γενιές».
www.worldenergynews.gr
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της Capital
Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις
Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού Σωματείου
«Ελληνικές Ρίζες» για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού,
αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα
πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain.
Με συντονίστρια του πάνελ την κα Ευτυχία Πυλαρινού, Αντιπρόεδρο του Red Apple Group και
Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της
Νέας Υόρκης, συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα για την
ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών, ενώ στο πάνελ συμμετείχαν, επίσης, ο κος
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, ο κος Νίκο Γκαριμπόλντι,
Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI)
της Pfizer στη Θεσσαλονίκη, η κα Μελίσσα Φραγκίσκη, Γενική Διευθύντρια & Γενική
Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η κα Γιάννα Ανδρονοπούλου, Γενική
Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα, Κύπρο, και Μάλτα.
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις, 88 υψηλόβαθμα στελέχη, καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού. Κατά τη
διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε τις υπηρεσίες που προσφέρει η Πρωτοβουλία
BrainReGain και τις εν εξελίξει δράσεις της. Συγκεκριμένα, παρουσίασε το πρόγραμμα
BrainReGain Mentoring, όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού, και το οποίο έχει λάβει μέχρι
σήμερα, πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη λειτουργία του
BrainGain JOBS in Greece, της διαδικτυακής - δωρεάν- πλατφόρμας της Πρωτοβουλίας, η
οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε
ελληνικές επιχειρήσεις.
Η Δρ. Καλαϊτζή επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση "Greece Country Highlights",
που εκδόθηκε σε συνεργασία με την EY, μέλος της Συμμαχίας. Η έκθεση αυτή, ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα, παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και εξελίξεις στο
ελληνικό ρυθμιστικό, νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο.
Επίσης, έκανε αναφορά στα αποτελέσματα των ερευνών, οι οποίες διεξάγονται τακτικά από
την Πρωτοβουλία BrainReGain, «Θα επέστρεφα αν» που απευθύνεται σε Έλληνες που ζουν
και εργάζονται στο εξωτερικό και «Θα προσλάμβανα αν» που απευθύνεται σε επιχειρήσεις που
δραστηριοποιούνται στην Ελλάδα. Στόχος των ερευνών αυτών είναι να διερευνηθούν οι
προϋποθέσεις για την επιστροφή των brain drainers όπως, επίσης, και η πρόθεση των
εταιρειών να προσλάβουν επαναπατρισθέντες Έλληνες.
Μετά το πέρας του Φόρουμ, η Δρ. Καλαϊτζή δήλωσε, «Για την Πρωτοβουλία μας, Φόρουμ
όπως της Capital Link, αποτελούν ιδανικό βήμα για την καλλιέργεια του οράματός μας για το
Brain Regain. Ευχαριστούμε θερμά τον Πρόεδρο της Capital Link, κο Νικόλαο Μπορνόζη και τη
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Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, κα Όλγα Μπορνόζη για τη φιλοξενία της
Πρωτοβουλίας μας και τη διοργάνωση ειδικού πάνελ για το Brain Regain. Η Πρωτοβουλία μας
δεν επικεντρώνεται μόνο στην επιστροφή των Ελλήνων του εξωτερικού αλλά και στη
συνεργασία λαμπρών ελληνικών “Εγκεφάλων” με την Πατρίδα, όπου κι αν ζουν. Η ισχύς της
χώρας εν τη ενώσει όλων των Ελλήνων! Είναι ώρα για τον Ελληνισμό εν Δράσει».
Η κα Όλγα Μπορνόζη, Managing Director της Capital Link δήλωσε, «Η Ελλάδα έχει επιστρέψει
δυναμικά μέσα στα τελευταία χρόνια: η εδραίωση φιλοεπενδυτικού περιβάλλοντος δημιουργεί
κλίμα σταθερότητας και εμπιστοσύνης γεγονός το οποίο μεταφράζεται σε «ψήφο»
εμπιστοσύνης από εταιρείες κολοσσούς που επιλέγουν να δραστηριοποιηθούν στην Ελλάδα.
Απόδειξη αυτού είναι οι σημαντικές επενδύσεις από τις μεγαλύτερες εταιρείες σε διεθνές
επίπεδο. Μέσω της έρευνας και καινοτομίας και της σύνδεσής της με την επιχειρηματικότητα, η
Ελλάδα αξιοποιεί το μεγαλύτερο συγκριτικό της πλεονέκτημα: το υψηλού επιπέδου
επιστημονικό και ερευνητικό δυναμικό, προσελκύοντας επενδύσεις, δημιουργώντας καλά
αμειβόμενες θέσεις εργασίας και συμβάλλοντας στο Brain Regain, την επιστροφή των Ελλήνων
επιστημόνων στην πατρίδα. Για το λόγο αυτό και είναι ιδιαίτερης σημασίας η Πρωτοβουλία
BrainReGain - Ελληνισμός Εν Δράσει, η οποία έχει ακριβώς ως όραμα τη διαδικασία
αναστροφής του brain drain».
Tην Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει απαρτίζουν, συνολικά, 42 εταιρείες από
τον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα, οι οποίες εκπροσωπούν τους ισχυρότερους παραγωγικούς
κλάδους όπως της Βιομηχανίας, της Τεχνολογίας, του Τουρισμού, των Κατασκευών, του
Λιανικού Εμπορίου, της Ναυτιλίας, της Υγείας, των Νομικών και Συμβουλευτικών Υπηρεσιών,
της Εκπαίδευσης: Accenture, Aegean Airlines, Athens International College, AIMS
International, Αθηναϊκή Ζυθοποιία, Coca-Cola Τρία Έψιλον,COSMOTE, eSHARE, Edenred,
Entersoft, Εrnst & Young, ΔΕΗ, ΕΛΒΑΛ ΧΑΛΚΟΡ, Ελληνικά Καλώδια, ΕΥΔΑΠ, HELLENiQ
ENERGY, INTERAMERICAN, Kyklades Maritime Corporation, METRO, Microsoft, Nestle,
NETCOMPANY/INTRASOFT, Ogilvy, OTIS, Όμιλος FOURLIS, Όμιλος ΥΓΕΙΑ, Όμιλος
Εταιρειών «Σαμαράς & Συνεργάτες», PotamitisVekris, Quest Group, Roche, SALFO
ENGINEERING & MANAGEMENT CONSULTANTS, Sani Ikos, TEMES, TITAN,
Σωληνουργεία Κορίνθου, Τράπεζα Eurobank, Τράπεζα της Ελλάδος, Τράπεζα Πειραιώς,
Upstream, Vodafone Ελλάδας, Υπερταμείο και Xerox Hellas.
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία, στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η Capital
Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
Δείτε επίσης
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της Capital
Link στη Ν. Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Kορυφαίοι εκπρόσωποι της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελέχη των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων
συμμετείχαν στο Φόρουμ, με την Δρ. Πόπη Καλαϊτζή, μέλος του Δ.Σ, να εκπροσωπεί την
Πρωτοβουλία στο πάνελ για το Brain Regain.
Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού Σωματείου
«Ελληνικές Ρίζες» για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού,
αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα
πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain.
Με συντονίστρια του πάνελ την κα Ευτυχία Πυλαρινού, Αντιπρόεδρο του Red Apple Group και
Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της
Νέας Υόρκης, συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα για την
ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών, ενώ στο πάνελ συμμετείχαν, επίσης, ο κος
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, ο κος Νίκο Γκαριμπόλντι,
Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI)
της Pfizer στη Θεσσαλονίκη, η κα Μελίσσα Φραγκίσκη, Γενική Διευθύντρια & Γενική
Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η κα Γιάννα Ανδρονοπούλου, Γενική
Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα, Κύπρο, και Μάλτα.
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις, 88 υψηλόβαθμα στελέχη, καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού. Κατά τη
διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε τις υπηρεσίες που προσφέρει η Πρωτοβουλία
BrainReGain και τις εν εξελίξει δράσεις της. Συγκεκριμένα, παρουσίασε το πρόγραμμα
BrainReGain Mentoring, όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού, και το οποίο έχει λάβει μέχρι
σήμερα, πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη λειτουργία του
BrainGain JOBS in Greece, της διαδικτυακής - δωρεάν- πλατφόρμας της Πρωτοβουλίας, η
οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε
ελληνικές επιχειρήσεις.
Η Δρ. Καλαϊτζή επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση "Greece Country Highlights",
που εκδόθηκε σε συνεργασία με την EY, μέλος της Συμμαχίας. Η έκθεση αυτή, ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα, παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και εξελίξεις στο
ελληνικό ρυθμιστικό, νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο. Επίσης, έκανε αναφορά στα
αποτελέσματα των ερευνών, οι οποίες διεξάγονται τακτικά από την Πρωτοβουλία BrainReGain,
«Θα επέστρεφα αν» που απευθύνεται σε Έλληνες που ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό και
«Θα προσλάμβανα αν» που απευθύνεται σε επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην
Ελλάδα. Στόχος των ερευνών αυτών είναι να διερευνηθούν οι προϋποθέσεις για την επιστροφή
των brain drainers όπως, επίσης, και η πρόθεση των εταιρειών να προσλάβουν
επαναπατρισθέντες Έλληνες.
Μετά το πέρας του Φόρουμ, η Δρ. Καλαϊτζή δήλωσε, «Για την Πρωτοβουλία μας, Φόρουμ
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όπως της Capital Link, αποτελούν ιδανικό βήμα για την καλλιέργεια του οράματός μας για το
Brain Regain. Ευχαριστούμε θερμά τον Πρόεδρο της Capital Link, κο Νικόλαο Μπορνόζη και τη
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, κα Όλγα Μπορνόζη για τη φιλοξενία της
Πρωτοβουλίας μας και τη διοργάνωση ειδικού πάνελ για το Brain Regain. Η Πρωτοβουλία μας
δεν επικεντρώνεται μόνο στην επιστροφή των Ελλήνων του εξωτερικού αλλά και στη
συνεργασία λαμπρών ελληνικών “Εγκεφάλων” με την Πατρίδα, όπου κι αν ζουν. Η ισχύς της
χώρας εν τη ενώσει όλων των Ελλήνων! Είναι ώρα για τον Ελληνισμό εν Δράσει».
Η κα Όλγα Μπορνόζη, Managing Director της Capital Link δήλωσε, «Η Ελλάδα έχει επιστρέψει
δυναμικά μέσα στα τελευταία χρόνια: η εδραίωση φιλοεπενδυτικού περιβάλλοντος δημιουργεί
κλίμα σταθερότητας και εμπιστοσύνης γεγονός το οποίο μεταφράζεται σε «ψήφο»
εμπιστοσύνης από εταιρείες κολοσσούς που επιλέγουν να δραστηριοποιηθούν στην Ελλάδα.
Απόδειξη αυτού είναι οι σημαντικές επενδύσεις από τις μεγαλύτερες εταιρείες σε διεθνές
επίπεδο. Μέσω της έρευνας και καινοτομίας και της σύνδεσής της με την επιχειρηματικότητα, η
Ελλάδα αξιοποιεί το μεγαλύτερο συγκριτικό της πλεονέκτημα: το υψηλού επιπέδου
επιστημονικό και ερευνητικό δυναμικό, προσελκύοντας επενδύσεις, δημιουργώντας καλά
αμειβόμενες θέσεις εργασίας και συμβάλλοντας στο Brain Regain, την επιστροφή των Ελλήνων
επιστημόνων στην πατρίδα. Για το λόγο αυτό και είναι ιδιαίτερης σημασίας η Πρωτοβουλία
BrainReGain - Ελληνισμός Εν Δράσει, η οποία έχει ακριβώς ως όραμα τη διαδικασία
αναστροφής του brain drain».
Tην Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει απαρτίζουν, συνολικά, 42 εταιρείες από
τον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα, οι οποίες εκπροσωπούν τους ισχυρότερους παραγωγικούς
κλάδους όπως της Βιομηχανίας, της Τεχνολογίας, του Τουρισμού, των Κατασκευών, του
Λιανικού Εμπορίου, της Ναυτιλίας, της Υγείας, των Νομικών και Συμβουλευτικών Υπηρεσιών,
της Εκπαίδευσης: Accenture, Aegean Airlines, Athens International College, AIMS
International, Αθηναϊκή Ζυθοποιία, Coca-Cola Τρία Έψιλον,COSMOTE, eSHARE, Edenred,
Entersoft, Εrnst & Young, ΔΕΗ, ΕΛΒΑΛ ΧΑΛΚΟΡ, Ελληνικά Καλώδια, ΕΥΔΑΠ, HELLENiQ
ENERGY, INTERAMERICAN, Kyklades Maritime Corporation, METRO, Microsoft, Nestle,
NETCOMPANY/INTRASOFT, Ogilvy, OTIS, Όμιλος FOURLIS, Όμιλος ΥΓΕΙΑ, Όμιλος
Εταιρειών «Σαμαράς & Συνεργάτες», PotamitisVekris, Quest Group, Roche, SALFO
ENGINEERING & MANAGEMENT CONSULTANTS, Sani Ikos, TEMES, TITAN,
Σωληνουργεία Κορίνθου, Τράπεζα Eurobank, Τράπεζα της Ελλάδος, Τράπεζα Πειραιώς,
Upstream, Vodafone Ελλάδας, Υπερταμείο και Xerox Hellas.
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία, στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η Capital
Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της Capital
Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
 
Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού Σωματείου
«Ελληνικές Ρίζες» για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού,
αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα
πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain.
 
Με συντονίστρια του πάνελ την κα Ευτυχία Πυλαρινού, Αντιπρόεδρο του Red Apple Group και
Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της
Νέας Υόρκης, συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα για την
ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών, ενώ στο πάνελ συμμετείχαν, επίσης, ο κος
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, ο κος Νίκο Γκαριμπόλντι,
Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI)
της Pfizer στη Θεσσαλονίκη, η κα Μελίσσα Φραγκίσκη, Γενική Διευθύντρια & Γενική
Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η κα Γιάννα Ανδρονοπούλου, Γενική
Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα, Κύπρο, και Μάλτα.
 
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις, 88 υψηλόβαθμα στελέχη, καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού. Κατά τη
διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε τις υπηρεσίες που προσφέρει η Πρωτοβουλία
BrainReGain και τις εν εξελίξει δράσεις της. Συγκεκριμένα, παρουσίασε το πρόγραμμα
BrainReGain Mentoring, όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού, και το οποίο έχει λάβει μέχρι
σήμερα, πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη λειτουργία του
BrainGain JOBS in Greece, της διαδικτυακής – δωρεάν- πλατφόρμας της Πρωτοβουλίας, η
οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε
ελληνικές επιχειρήσεις.
 
Η Δρ. Καλαϊτζή επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση “Greece Country Highlights”,
που εκδόθηκε σε συνεργασία με την EY, μέλος της Συμμαχίας. Η έκθεση αυτή, ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα, παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και εξελίξεις στο
ελληνικό ρυθμιστικό, νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο. Επίσης, έκανε αναφορά στα
αποτελέσματα των ερευνών, οι οποίες διεξάγονται τακτικά από την Πρωτοβουλία BrainReGain,
«Θα επέστρεφα αν» που απευθύνεται σε Έλληνες που ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό και
«Θα προσλάμβανα αν» που απευθύνεται σε επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην
Ελλάδα. Στόχος των ερευνών αυτών είναι να διερευνηθούν οι προϋποθέσεις για την επιστροφή
των brain drainers όπως, επίσης, και η πρόθεση των εταιρειών να προσλάβουν
επαναπατρισθέντες Έλληνες.
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Μετά το πέρας του Φόρουμ, η Δρ. Καλαϊτζή δήλωσε, «Για την Πρωτοβουλία μας, Φόρουμ
όπως της Capital Link, αποτελούν ιδανικό βήμα για την καλλιέργεια του οράματός μας για το
Brain Regain. Ευχαριστούμε θερμά τον Πρόεδρο της Capital Link, κο Νικόλαο Μπορνόζη και τη
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, κα  Όλγα Μπορνόζη για τη φιλοξενία της
Πρωτοβουλίας μας και τη διοργάνωση ειδικού πάνελ για το Brain Regain. Η Πρωτοβουλία μας
δεν επικεντρώνεται μόνο στην επιστροφή των Ελλήνων του εξωτερικού αλλά και στη
συνεργασία λαμπρών ελληνικών “Εγκεφάλων” με την Πατρίδα, όπου κι αν ζουν. Η ισχύς της
χώρας εν τη ενώσει όλων των Ελλήνων! Είναι ώρα για τον Ελληνισμό εν Δράσει».
 
Η κα Όλγα Μπορνόζη, Managing Director της Capital Link δήλωσε, «Η Ελλάδα έχει επιστρέψει
δυναμικά μέσα στα τελευταία χρόνια: η εδραίωση φιλοεπενδυτικού περιβάλλοντος δημιουργεί
κλίμα σταθερότητας και εμπιστοσύνης γεγονός το οποίο μεταφράζεται σε «ψήφο»
εμπιστοσύνης από εταιρείες κολοσσούς που επιλέγουν να δραστηριοποιηθούν στην Ελλάδα.
Απόδειξη αυτού είναι οι σημαντικές επενδύσεις από τις μεγαλύτερες εταιρείες σε διεθνές
επίπεδο. Μέσω της έρευνας και καινοτομίας και της σύνδεσής της με την επιχειρηματικότητα, η
Ελλάδα αξιοποιεί το μεγαλύτερο συγκριτικό της πλεονέκτημα: το υψηλού επιπέδου
επιστημονικό και ερευνητικό δυναμικό, προσελκύοντας επενδύσεις, δημιουργώντας καλά
αμειβόμενες θέσεις εργασίας και συμβάλλοντας στο Brain Regain, την επιστροφή των Ελλήνων
επιστημόνων στην πατρίδα. Για το λόγο αυτό και είναι ιδιαίτερης σημασίας η Πρωτοβουλία
BrainReGain – Ελληνισμός Εν Δράσει, η οποία έχει ακριβώς ως όραμα τη διαδικασία
αναστροφής του brain drain».
 
Tην Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει απαρτίζουν, συνολικά, 42 εταιρείες από
τον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα, οι οποίες εκπροσωπούν τους ισχυρότερους παραγωγικούς
κλάδους όπως της Βιομηχανίας, της Τεχνολογίας, του Τουρισμού, των Κατασκευών, του
Λιανικού Εμπορίου, της Ναυτιλίας, της Υγείας, των Νομικών και Συμβουλευτικών Υπηρεσιών,
της Εκπαίδευσης: Accenture, Aegean Airlines, Athens International College, AIMS
International, Αθηναϊκή Ζυθοποιία, Coca–Cola Τρία Έψιλον,COSMOTE, eSHARE, Edenred,
Entersoft, Εrnst & Young, ΔΕΗ, ΕΛΒΑΛ ΧΑΛΚΟΡ, Ελληνικά Καλώδια, ΕΥΔΑΠ, HELLENiQ
ENERGY, INTERAMERICAN, Kyklades Maritime Corporation, METRO, Microsoft, Nestle,
NETCOMPANY/INTRASOFT, Ogilvy, OTIS, Όμιλος FOURLIS, Όμιλος ΥΓΕΙΑ, Όμιλος
Εταιρειών «Σαμαράς & Συνεργάτες», PotamitisVekris, Quest Group, Roche, SALFO
ENGINEERING & MANAGEMENT CONSULTANTS, Sani Ikos, TEMES, TITAN,
Σωληνουργεία Κορίνθου, Τράπεζα Eurobank, Τράπεζα της Ελλάδος, Τράπεζα Πειραιώς,
Upstream, Vodafone Ελλάδας, Υπερταμείο και Xerox Hellas.
 
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία,  στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η Capital
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Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της Capital
Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Kορυφαίοι εκπρόσωποι της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελέχη των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων
συμμετείχαν στο Φόρουμ, με την Δρ. Πόπη Καλαϊτζή, μέλος του Δ.Σ, να εκπροσωπεί την
Πρωτοβουλία στο πάνελ για το Brain Regain.
Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού Σωματείου
«Ελληνικές Ρίζες» για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού,
αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα
πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain.
Με συντονίστρια του πάνελ την κα Ευτυχία Πυλαρινού, Αντιπρόεδρο του Red Apple Group και
Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της
Νέας Υόρκης, συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα για την
ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών, ενώ στο πάνελ συμμετείχαν, επίσης, ο κος
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, ο κος Νίκο Γκαριμπόλντι,
Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI)
της Pfizer στη Θεσσαλονίκη, η κα Μελίσσα Φραγκίσκη, Γενική Διευθύντρια & Γενική
Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η κα Γιάννα Ανδρονοπούλου, Γενική
Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα, Κύπρο, και Μάλτα.
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις, 88 υψηλόβαθμα στελέχη, καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού. Κατά τη
διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε τις υπηρεσίες που προσφέρει η Πρωτοβουλία
BrainReGain και τις εν εξελίξει δράσεις της. Συγκεκριμένα, παρουσίασε το πρόγραμμα
BrainReGain Mentoring, όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού, και το οποίο έχει λάβει μέχρι
σήμερα, πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη λειτουργία του
BrainGain JOBS in Greece, της διαδικτυακής - δωρεάν- πλατφόρμας της Πρωτοβουλίας, η
οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε
ελληνικές επιχειρήσεις.
Η Δρ. Καλαϊτζή επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση "Greece Country Highlights",
που εκδόθηκε σε συνεργασία με την EY, μέλος της Συμμαχίας. Η έκθεση αυτή, ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα, παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και εξελίξεις στο
ελληνικό ρυθμιστικό, νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο. Επίσης, έκανε αναφορά στα
αποτελέσματα των ερευνών, οι οποίες διεξάγονται τακτικά από την Πρωτοβουλία BrainReGain,
«Θα επέστρεφα αν» που απευθύνεται σε Έλληνες που ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό και
«Θα προσλάμβανα αν» που απευθύνεται σε επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην
Ελλάδα. Στόχος των ερευνών αυτών είναι να διερευνηθούν οι προϋποθέσεις για την επιστροφή
των brain drainers όπως, επίσης, και η πρόθεση των εταιρειών να προσλάβουν
επαναπατρισθέντες Έλληνες.
Μετά το πέρας του Φόρουμ, η Δρ. Καλαϊτζή δήλωσε, «Για την Πρωτοβουλία μας, Φόρουμ
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όπως της Capital Link, αποτελούν ιδανικό βήμα για την καλλιέργεια του οράματός μας για το
Brain Regain. Ευχαριστούμε θερμά τον Πρόεδρο της Capital Link, κο Νικόλαο Μπορνόζη και τη
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, κα Όλγα Μπορνόζη για τη φιλοξενία της
Πρωτοβουλίας μας και τη διοργάνωση ειδικού πάνελ για το Brain Regain. Η Πρωτοβουλία μας
δεν επικεντρώνεται μόνο στην επιστροφή των Ελλήνων του εξωτερικού αλλά και στη
συνεργασία λαμπρών ελληνικών “Εγκεφάλων” με την Πατρίδα, όπου κι αν ζουν. Η ισχύς της
χώρας εν τη ενώσει όλων των Ελλήνων! Είναι ώρα για τον Ελληνισμό εν Δράσει».
Η κα Όλγα Μπορνόζη, Managing Director της Capital Link δήλωσε, «Η Ελλάδα έχει επιστρέψει
δυναμικά μέσα στα τελευταία χρόνια: η εδραίωση φιλοεπενδυτικού περιβάλλοντος δημιουργεί
κλίμα σταθερότητας και εμπιστοσύνης γεγονός το οποίο μεταφράζεται σε «ψήφο»
εμπιστοσύνης από εταιρείες κολοσσούς που επιλέγουν να δραστηριοποιηθούν στην Ελλάδα.
Απόδειξη αυτού είναι οι σημαντικές επενδύσεις από τις μεγαλύτερες εταιρείες σε διεθνές
επίπεδο. Μέσω της έρευνας και καινοτομίας και της σύνδεσής της με την επιχειρηματικότητα, η
Ελλάδα αξιοποιεί το μεγαλύτερο συγκριτικό της πλεονέκτημα: το υψηλού επιπέδου
επιστημονικό και ερευνητικό δυναμικό, προσελκύοντας επενδύσεις, δημιουργώντας καλά
αμειβόμενες θέσεις εργασίας και συμβάλλοντας στο Brain Regain, την επιστροφή των Ελλήνων
επιστημόνων στην πατρίδα. Για το λόγο αυτό και είναι ιδιαίτερης σημασίας η Πρωτοβουλία
BrainReGain - Ελληνισμός Εν Δράσει, η οποία έχει ακριβώς ως όραμα τη διαδικασία
αναστροφής του brain drain».
Tην Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει απαρτίζουν, συνολικά, 42 εταιρείες από
τον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα, οι οποίες εκπροσωπούν τους ισχυρότερους παραγωγικούς
κλάδους όπως της Βιομηχανίας, της Τεχνολογίας, του Τουρισμού, των Κατασκευών, του
Λιανικού Εμπορίου, της Ναυτιλίας, της Υγείας, των Νομικών και Συμβουλευτικών Υπηρεσιών,
της Εκπαίδευσης: Accenture, Aegean Airlines, Athens International College, AIMS
International, Αθηναϊκή Ζυθοποιία, Coca-Cola Τρία Έψιλον,COSMOTE, eSHARE, Edenred,
Entersoft, Εrnst & Young, ΔΕΗ, ΕΛΒΑΛ ΧΑΛΚΟΡ, Ελληνικά Καλώδια, ΕΥΔΑΠ, HELLENiQ
ENERGY, INTERAMERICAN, Kyklades Maritime Corporation, METRO, Microsoft, Nestle,
NETCOMPANY/INTRASOFT, Ogilvy, OTIS, Όμιλος FOURLIS, Όμιλος ΥΓΕΙΑ, Όμιλος
Εταιρειών «Σαμαράς & Συνεργάτες», PotamitisVekris, Quest Group, Roche, SALFO
ENGINEERING & MANAGEMENT CONSULTANTS, Sani Ikos, TEMES, TITAN,
Σωληνουργεία Κορίνθου, Τράπεζα Eurobank, Τράπεζα της Ελλάδος, Τράπεζα Πειραιώς,
Upstream, Vodafone Ελλάδας, Υπερταμείο και Xerox Hellas.
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία, στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η Capital
Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain - Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της
Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Kορυφαίοι εκπρόσωποι της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελέχη των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων
συμμετείχαν στο Φόρουμ, με την Δρ. Πόπη Καλαϊτζή, μέλος του Δ.Σ, να εκπροσωπεί την
Πρωτοβουλία στο πάνελ για το Brain Regain.
Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο Forum "Invest in Greece" της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού Σωματείου
"Ελληνικές Ρίζες" για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού,
αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα
πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain.
Με συντονίστρια του πάνελ την κα Ευτυχία Πυλαρινού, Αντιπρόεδρο του Red Apple Group και
Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της
Νέας Υόρκης, συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα για την
ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών, ενώ στο πάνελ συμμετείχαν, επίσης, ο κος
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, ο κος Νίκο Γκαριμπόλντι,
Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI)
της Pfizer στη Θεσσαλονίκη, η κα Μελίσσα Φραγκίσκη, Γενική Διευθύντρια & Γενική
Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η κα Γιάννα Ανδρονοπούλου, Γενική
Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα, Κύπρο, και Μάλτα.
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις, 88 υψηλόβαθμα στελέχη, καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού. Κατά τη
διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε τις υπηρεσίες που προσφέρει η Πρωτοβουλία
BrainReGain και τις εν εξελίξει δράσεις της. Συγκεκριμένα, παρουσίασε το πρόγραμμα
BrainReGain Mentoring, όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού, και το οποίο έχει λάβει μέχρι
σήμερα, πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη λειτουργία του
BrainGain JOBS in Greece, της διαδικτυακής - δωρεάν- πλατφόρμας της Πρωτοβουλίας, η
οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε
ελληνικές επιχειρήσεις.
Η Δρ. Καλαϊτζή επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση "Greece Country Highlights",
που εκδόθηκε σε συνεργασία με την EY, μέλος της Συμμαχίας. Η έκθεση αυτή, ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα, παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και εξελίξεις στο
ελληνικό ρυθμιστικό, νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο. Επίσης, έκανε αναφορά στα
αποτελέσματα των ερευνών, οι οποίες διεξάγονται τακτικά από την Πρωτοβουλία BrainReGain,
"Θα επέστρεφα αν" που απευθύνεται σε Έλληνες που ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό και
"Θα προσλάμβανα αν" που απευθύνεται σε επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην
Ελλάδα. Στόχος των ερευνών αυτών είναι να διερευνηθούν οι προϋποθέσεις για την επιστροφή
των brain drainers όπως, επίσης, και η πρόθεση των εταιρειών να προσλάβουν
επαναπατρισθέντες Έλληνες.
Μετά το πέρας του Φόρουμ, η Δρ. Καλαϊτζή δήλωσε: "Για την Πρωτοβουλία μας, Φόρουμ
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όπως της Capital Link, αποτελούν ιδανικό βήμα για την καλλιέργεια του οράματός μας για το
Brain Regain. Ευχαριστούμε θερμά τον Πρόεδρο της Capital Link, κο Νικόλαο Μπορνόζη και τη
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, κα Όλγα Μπορνόζη για τη φιλοξενία της
Πρωτοβουλίας μας και τη διοργάνωση ειδικού πάνελ για το Brain Regain. Η Πρωτοβουλία μας
δεν επικεντρώνεται μόνο στην επιστροφή των Ελλήνων του εξωτερικού αλλά και στη
συνεργασία λαμπρών ελληνικών "Εγκεφάλων” με την Πατρίδα, όπου κι αν ζουν. Η ισχύς της
χώρας εν τη ενώσει όλων των Ελλήνων! Είναι ώρα για τον Ελληνισμό εν Δράσει".
Η κα Όλγα Μπορνόζη, Managing Director της Capital Link δήλωσε: "Η Ελλάδα έχει επιστρέψει
δυναμικά μέσα στα τελευταία χρόνια: η εδραίωση φιλοεπενδυτικού περιβάλλοντος δημιουργεί
κλίμα σταθερότητας και εμπιστοσύνης γεγονός το οποίο μεταφράζεται σε "ψήφο"
εμπιστοσύνης από εταιρείες κολοσσούς που επιλέγουν να δραστηριοποιηθούν στην Ελλάδα.
Απόδειξη αυτού είναι οι σημαντικές επενδύσεις από τις μεγαλύτερες εταιρείες σε διεθνές
επίπεδο. Μέσω της έρευνας και καινοτομίας και της σύνδεσής της με την επιχειρηματικότητα, η
Ελλάδα αξιοποιεί το μεγαλύτερο συγκριτικό της πλεονέκτημα: το υψηλού επιπέδου
επιστημονικό και ερευνητικό δυναμικό, προσελκύοντας επενδύσεις, δημιουργώντας καλά
αμειβόμενες θέσεις εργασίας και συμβάλλοντας στο Brain Regain, την επιστροφή των Ελλήνων
επιστημόνων στην πατρίδα. Για το λόγο αυτό και είναι ιδιαίτερης σημασίας η Πρωτοβουλία
BrainReGain - Ελληνισμός Εν Δράσει, η οποία έχει ακριβώς ως όραμα τη διαδικασία
αναστροφής του brain drain".
Tην Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει απαρτίζουν, συνολικά, 42 εταιρείες από
τον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα, οι οποίες εκπροσωπούν τους ισχυρότερους παραγωγικούς
κλάδους όπως της Βιομηχανίας, της Τεχνολογίας, του Τουρισμού, των Κατασκευών, του
Λιανικού Εμπορίου, της Ναυτιλίας, της Υγείας, των Νομικών και Συμβουλευτικών Υπηρεσιών,
της Εκπαίδευσης: Accenture, Aegean Airlines, Athens International College, AIMS
International, Αθηναϊκή Ζυθοποιία, Coca-Cola Τρία Έψιλον,COSMOTE, eSHARE, Edenred,
Entersoft, Εrnst & Young, ΔΕΗ, ΕΛΒΑΛ ΧΑΛΚΟΡ, Ελληνικά Καλώδια, ΕΥΔΑΠ, HELLENiQ
ENERGY, INTERAMERICAN, Kyklades Maritime Corporation, METRO, Microsoft, Nestle,
NETCOMPANY/INTRASOFT, Ogilvy, OTIS, Όμιλος FOURLIS, Όμιλος ΥΓΕΙΑ, Όμιλος
Εταιρειών "Σαμαράς & Συνεργάτες", PotamitisVekris, Quest Group, Roche, SALFO
ENGINEERING & MANAGEMENT CONSULTANTS, Sani Ikos, TEMES, TITAN,
Σωληνουργεία Κορίνθου, Τράπεζα Eurobank, Τράπεζα της Ελλάδος, Τράπεζα Πειραιώς,
Upstream, Vodafone Ελλάδας, Υπερταμείο και Xerox Hellas.
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία, στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η Capital
Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
Οι πιο πρόσφατες Ειδήσεις
Διαβάστε πρώτοι τις Ειδήσεις για ό,τι συμβαίνει τώρα στην Ελλάδα και τον Κόσμο στο thetoc.gr
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της Capital
Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού Σωματείου
«Ελληνικές Ρίζες» για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού,
αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα
πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain.
Με συντονίστρια του πάνελ την κα Ευτυχία Πυλαρινού, Αντιπρόεδρο του Red Apple Group και
Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της
Νέας Υόρκης, συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα για την
ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών, ενώ στο πάνελ συμμετείχαν, επίσης, ο κος
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, ο κος Νίκο Γκαριμπόλντι,
Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI)
της Pfizer στη Θεσσαλονίκη, η κα Μελίσσα Φραγκίσκη, Γενική Διευθύντρια & Γενική
Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η κα Γιάννα Ανδρονοπούλου, Γενική
Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα, Κύπρο, και Μάλτα.
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις, 88 υψηλόβαθμα στελέχη, καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού. Κατά τη
διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε τις υπηρεσίες που προσφέρει η Πρωτοβουλία
BrainReGain και τις εν εξελίξει δράσεις της. Συγκεκριμένα, παρουσίασε το πρόγραμμα
BrainReGain Mentoring, όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού, και το οποίο έχει λάβει μέχρι
σήμερα, πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη λειτουργία του
BrainGain JOBS in Greece, της διαδικτυακής – δωρεάν- πλατφόρμας της Πρωτοβουλίας, η
οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε
ελληνικές επιχειρήσεις.
Η Δρ. Καλαϊτζή επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση “Greece Country Highlights”,
που εκδόθηκε σε συνεργασία με την EY, μέλος της Συμμαχίας. Η έκθεση αυτή, ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα, παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και εξελίξεις στο
ελληνικό ρυθμιστικό, νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο. Επίσης, έκανε αναφορά στα
αποτελέσματα των ερευνών, οι οποίες διεξάγονται τακτικά από την Πρωτοβουλία BrainReGain,
«Θα επέστρεφα αν» που απευθύνεται σε Έλληνες που ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό και
«Θα προσλάμβανα αν» που απευθύνεται σε επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην
Ελλάδα. Στόχος των ερευνών αυτών είναι να διερευνηθούν οι προϋποθέσεις για την επιστροφή
των brain drainers όπως, επίσης, και η πρόθεση των εταιρειών να προσλάβουν
επαναπατρισθέντες Έλληνες.
Μετά το πέρας του Φόρουμ, η Δρ. Καλαϊτζή δήλωσε, «Για την Πρωτοβουλία μας, Φόρουμ
όπως της Capital Link, αποτελούν ιδανικό βήμα για την καλλιέργεια του οράματός μας για το
Brain Regain. Ευχαριστούμε θερμά τον Πρόεδρο της Capital Link, κο Νικόλαο Μπορνόζη και τη
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, κα  Όλγα Μπορνόζη για τη φιλοξενία της
Πρωτοβουλίας μας και τη διοργάνωση ειδικού πάνελ για το Brain Regain. Η Πρωτοβουλία μας
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δεν επικεντρώνεται μόνο στην επιστροφή των Ελλήνων του εξωτερικού αλλά και στη
συνεργασία λαμπρών ελληνικών “Εγκεφάλων” με την Πατρίδα, όπου κι αν ζουν. Η ισχύς της
χώρας εν τη ενώσει όλων των Ελλήνων! Είναι ώρα για τον Ελληνισμό εν Δράσει».
Η κα Όλγα Μπορνόζη, Managing Director της Capital Link δήλωσε, «Η Ελλάδα έχει επιστρέψει
δυναμικά μέσα στα τελευταία χρόνια: η εδραίωση φιλοεπενδυτικού περιβάλλοντος δημιουργεί
κλίμα σταθερότητας και εμπιστοσύνης γεγονός το οποίο μεταφράζεται σε «ψήφο»
εμπιστοσύνης από εταιρείες κολοσσούς που επιλέγουν να δραστηριοποιηθούν στην Ελλάδα.
Απόδειξη αυτού είναι οι σημαντικές επενδύσεις από τις μεγαλύτερες εταιρείες σε διεθνές
επίπεδο. Μέσω της έρευνας και καινοτομίας και της σύνδεσής της με την επιχειρηματικότητα, η
Ελλάδα αξιοποιεί το μεγαλύτερο συγκριτικό της πλεονέκτημα: το υψηλού επιπέδου
επιστημονικό και ερευνητικό δυναμικό, προσελκύοντας επενδύσεις, δημιουργώντας καλά
αμειβόμενες θέσεις εργασίας και συμβάλλοντας στο Brain Regain, την επιστροφή των Ελλήνων
επιστημόνων στην πατρίδα. Για το λόγο αυτό και είναι ιδιαίτερης σημασίας η Πρωτοβουλία
BrainReGain – Ελληνισμός Εν Δράσει, η οποία έχει ακριβώς ως όραμα τη διαδικασία
αναστροφής του brain drain».
Tην Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει απαρτίζουν, συνολικά, 42 εταιρείες από
τον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα, οι οποίες εκπροσωπούν τους ισχυρότερους παραγωγικούς
κλάδους όπως της Βιομηχανίας, της Τεχνολογίας, του Τουρισμού, των Κατασκευών, του
Λιανικού Εμπορίου, της Ναυτιλίας, της Υγείας, των Νομικών και Συμβουλευτικών Υπηρεσιών,
της Εκπαίδευσης: Accenture, Aegean Airlines, Athens International College, AIMS
International, Αθηναϊκή Ζυθοποιία, Coca-Cola Τρία Έψιλον,COSMOTE, eSHARE, Edenred,
Entersoft, Εrnst & Young, ΔΕΗ, ΕΛΒΑΛ ΧΑΛΚΟΡ, Ελληνικά Καλώδια, ΕΥΔΑΠ, HELLENiQ
ENERGY, INTERAMERICAN, Kyklades Maritime Corporation, METRO, Microsoft, Nestle,
NETCOMPANY/INTRASOFT, Ogilvy, OTIS, Όμιλος FOURLIS, Όμιλος ΥΓΕΙΑ, Όμιλος
Εταιρειών «Σαμαράς & Συνεργάτες», PotamitisVekris, Quest Group, Roche, SALFO
ENGINEERING & MANAGEMENT CONSULTANTS, Sani Ikos, TEMES, TITAN,
Σωληνουργεία Κορίνθου, Τράπεζα Eurobank, Τράπεζα της Ελλάδος, Τράπεζα Πειραιώς,
Upstream, Vodafone Ελλάδας, Υπερταμείο και Xerox Hellas.
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία,  στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η Capital
Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
Για περισσότερες πληροφορίες και για το πώς μπορείτε να γίνετε μέλος στη Συμμαχία
BrainReGain, παρακαλούμε επικοινωνήστε με την κα Μ. Δουκάκου στο [email protected]
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Σχόλια - Παραλειπόμενα (Καλαμο-Ραπίσματα)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Γιά να προβάλλονται τα καλά και να σατιρίζονται τα υπόλοιπα, όσων ''καβάλησαν το καλάμι''...
Επειδή «έχουν φτάσει στο ταβάνι, τα μηδενικά και οι νάνοι»
''ΚΑΛΑΜΙ''... Στο διαδίκτυο, από 11 Φεβρουαρίου 1994.
Παραδοσιακά το ''Κ'', το υβρίζουν, το υποτιμούν, το λασπολογούν, το απειλούν, το πολεμούν,
το απαξιώνουν κλπ κλπ. Και στο τέλος, το ''Κ'', πάντα νικά και...δέρνει.
Το ΚΑΛΑΜΙ στο TWITTER
ΔΕΝ εκπροσωπεί την Ομογένεια ΗΠΑ ο αρχιεπίσκοπος Ελπιδοφόρος... Εκπροσωπεί ΜΟΝΟ
-τυπικά- τα μέλη των ενοριών-κοινοτήτων της Αρχιεπισκοπής (του), δηλ. ποσοστό 11 - 13%
του Ελληνισμού ΗΠΑ.
.............
''Ροζ σημαία''... γιά το έργο τέχνης κατά της βίας εις βάρος των γυναικών, που εκτέθηκε -και
απαγορεύτηκε- στο προξενείο Νέας Υόρκης, ενοχλητική ήταν η πολύ ήπια -χλιαρή- αντίδραση
ΣΥΡΙΖΑ και ΠΑΣΟΚ, γιά την απαγόρευση, που διασύρει την χώρα. Πιστοποίησαν ότι είναι
μικρο- κομματίδια τυχοδιωκτών.
Με πρόεδρο Μάϊντεν, που προκάλεσε και την εισβολή Ρωσίας στην Ουκρανία, οι ΗΠΑ έπαθαν
μεγάλη ζημιά, οικονομικά βασικά. Ο λαός υποφέρει, το κόστος ζωής πολύ πάνω, οι τιμές στα
βασικά είδη διατροφής με αύξηση 40-200%, τεράστιο το πρόβλημα με τους άστεγους κ.ά.. Με
τον αποτυχημένο Τζο Μπάϊντεν, ο κόσμος έγινε πιο επικίνδυνος και ανασφαλής στη δική του
θητεία, ενώ οι ΗΠΑ υποφέρουν.
«Χώρα της χρονιάς» για το Economist η Ελλάδα, με το τεράστιο δημόσιο χρέος και την
φτωχοποίηση των κατοίκων της. Και η κυβέρνηση του ξενόδουλου μιζολήπτη, πανηγυρίζει.
Χάσαμε τον 'Οθωνα... Τον θυμάστε τον δήθεν ''σπουδαίο'' βοηθό καθηγητή στο ''Χάρβαρντ''
'Οθωνα Ηλιόπουλο, που ο Τσίπρας τον έβαλε επικεφαλή στο ψηφοδέλτιο Επικρατείας, ως
δήθεν προερχόμενο από τον απόδημο Ελληνισμό;;; Στην ''σκιώδη κυβέρνηση'' ΣΥΡΙΖΑ, ούτε
έστω αρμόδιος για απόδημο Ελληνισμό. Πάλι επικεφαλής, η -χρηματιζόμενη- Θεοδ. Τζάκρη, η
άσχετη με απόδημο Ελληνισμό.
H δικηγόρος που πολιτεύεται ''όπου της κάτσει'' ΗΠΑ ή Ελλάδα, η κ. Μάρκου (Νέα Υόρκη), να
συνεχίσει να κάνει δηλώσεις σε ΜΜΕ (γιά ''σημαία προξενείο'' κ.ά.), γιά να πιστοποιεί πόσο
άσχετη είναι και γιά να γελάμε και στην Ομογένεια.
Το ζήτησαν οι ΗΠΑ και η ξενόδουλη κυβέρνηση Ελλάδας, άμεσα ανταποκρίθηκε, όπως έκανε
και με την αποστολή όπλων στην Ουκρανία, με την ''μυστική διπλωματία''. 'Εστειλε φρεγάτα
στην Ερυθρά Θάλασσα γιά να συμμετάσχει στην αντιμετώπιση των ανταρτών ''Χούθι'' της
Υεμένης, που χτυπούν εμπορικά πλοία.
Το ''δικαίωμα στην αυτοάμυνα'' του Ισραήλ, έχει ως αποτέλεσμα, ίσαμε 21 Δεκ. '23, 21.000
άμαχοι, βασικά γυναικόπαιδα, να έχουν πεθάνει από τους βομβαρδισμούς και λοιπές
επιχειρήσεις των Ισραηλινών. Κτηνωδία, εγκλήματα πολέμου, με την υποστήριξη της
''πολιτισμένης Δύσης''. Στόχος, όπως αποδεικνύεται, δεν είναι μόνο η συντριβή της ''Χαμάς'',
αλλά η εθνοκάθαρση-γενοκτονία εις βάρος των Παλαιστίνιων.
Βιβλιοπαρουσίαση με εκλεκτούς καλεσμένους στην Κων/πολη (18 Δεκ.), ύμνος στον
Βαρθολομαίο το βιβλίο από τον αρχιεπ. Αυστραλίας Μακάριο («Το Οικουμενικόν Πατριαρχείον
– Εκκλησία 'Αρχουσα και Πάσχουσα»). Η εκδήλωση έγινε σε αίθουσα του γεν. προξενείου,
αλλά στα σχετικά δημοσιεύματα ούτε αναφέρεται το όνομα του γεν. πρόξενου (Κ. Κούτρα).
Μετά τις βλακείες και τους ερασιτεχνισμούς γιά υπόθεση Ελπιδοφόρου, τον έβαλαν στην άκρη.
Μέλη της ''IfNotNow'' («Αν όχι τώρα»), Οργάνωσης που έχει ιδρυθεί από «Αμερικανούς
Εβραίους που οργανώνονται για να τερματιστεί η υποστήριξη των ΗΠΑ στο σύστημα του
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ισραηλινού απαρτχάιντ», απόκλεισαν (13 Δεκ.) μεγάλο αυτοκινητόδρομο στο Λος 'Ατζελες, σε
ώρα μεγάλης κίνησης, ζητώντας να κηρυχθεί «άμεσα κατάπαυση του πυρός στην Γάζα... Ως
Εβραίοι, δεν μπορούμε να μένουμε με τα χέρια σταυρωμένα καθώς ο πληθυσμός στη Γάζα
υφίσταται λιμό και σφαγιάζεται στο όνομά μας», ανάφερε η Οργάνωση μέσω ''ιστότοπων
κοινωνικής δικτύωσης''.
Συνέδρια Capital Link... Κάθε χρόνο 3-4 συνέδρια της ιδιωτικής εταιρίας, στην Νέα Υόρκη, στην
Αθήνα και αλλού, υποτίθεται γιά προβολή Ελλάδας και προσέλκυση επενδύσεων. Με την
συμμετοχή υπουργών- ταξιδευτών και λοιπών. Ωραία και καλά όλα και τα χλιδάτα δείπνα και οι
''πλάκες'' (τιμητκές). Αλλά από ουσία, αποτελέσματα τι γίνεται;;;
Η Βουλή των Αντιπροσώπων, που ελέγχουν οι Ρεπουμπλικάνοι, ενέκρινε (13 Δεκ.) την έναρξη
έρευνας γιά παραπομπή σε δίκη στη Γερουσία και της ενδεχόμενης παύσης από το αξίωμα,
του προέδρου Τζο Μπάιντεν. Πρακτικά είναι αδύνατο η Γερουσία να ''καταδικάσει'' τον
πρόεδρο.
'Ενας ακόμα ''απεσταλμένος ΟΗΕ γιά το Κυπριακό'', γιά διακοπές στην (διχοτομημένη) Κύπρο.
Τόσα χρόνια, χάσαμε τον λογαριασμό. Είναι ο 5ος, ο 15ος;;; Σε λίγο θα ξανακούσουμε και γιά...
συνομιλίες των ''δύο κοινοτήτων''. Κατάντησαν αστείοι, με τα επαναλαμβανόμενα παραμύθια.
Ο μεγαλοεπιχειρηματίας Ευ. Μυτιληναίος, ''θεοποίησε'' τον πρωθυπουργό Κούλη Μητσοτάκη.
Ας είναι καλά οι απευθείες αναθέσεις έργων και άλλες υποθέσεις. Ε, όλο και κάποια ''μίζα'' θα
δόθηκε στην ''οικογένεια'', γιά τις διευκολύνσεις.
Στα 763 δισ. ευρώ το συνολικό χρέος της Ελλάδας. 'Oπως προκύπτει από την ανάλυση της
ελβετικής UBS, το συνολικό χρέος σε όλους τους τομείς (ιδιωτικός, δημόσιος και
χρηματοοικονομικός τομέας) ως ποσοστό του ΑΕΠ, ανέρχεται στο 305,8%. Το 64% αφορά το
κρατικό χρέος (422 δισ. ευρώ). Κατά τα υπόλοιπα, η Ελλάδα ''προοδεύει'' οικονομικά.
Το ''υπηρετικό προσωπικό Μητσοτάκη'' (ΜΜΕ), ετοιμάζεται να αναβαθμίσει τον Κούλη
(εξαιτίας... μάσας) από ''Μωϋσή'' σε ''σωτήρα''. Με διαφθορά, μίζες -εξοπλιστικά- κ.ά. δεν
ασχολούνται
Θα αλλάξουν -και επίσημα- όνομα οι ΗΠΑ σε ''Αμερικανικές Ηνωμένες Πολιτείες του Ισραήλ'';;;
Στην χώρα, που υποτίθεται υπάρχει Δημοκρατία- ελευθερία, που υποτίθεται υπάρχει ελευθερία
έκφρασης και λοιπά συναφή, όλα ''υποτίθεται'', όποιος πει π.χ. την φράση ''ο Νετανιάχου είναι
ακροδεξιός, διεφθαρμένος πρωθυπουργός, μισάνθρωπος'', ή ''το Ισραήλ κάνει -με απαρτχάϊντ-
διαχρονική γεννοκτονία εις βάρος Παλαιστίνιων'', θα χαραχτηριστεί ως... ''αντισημίτης'' και θα
πολεμηθεί κοινωνικά, επαγγελματικά, οικονομικά κλπ, από μιά διεφθαρμένη εμμετική
μειοψηφία εμμονικών πλουτοκρατών, που έχει εισχωρήσει σε Λευκό Οίκο, Κογκρέσσο, ΜΜΕ
κλπ. Ακόμα και η -παλαιότερα φημισμένη- ακαδημαϊκή ελευθερία στις ΗΠΑ, απειλείται και
σχεδόν καταργήθηκε... Κάποτε υπήρχε Αμερική δημοκρατική, φιλεύθερη, που έκανε τον λαό
της υπερήφανο. Τώρα, ''σαπίζει'' και έχει πάρει την κατηφόρα σε όλα...
Ο αρχιεπ. Ελπιδοφόρος, δεν θα παραστεί στην πρώτη επίσημη παρουσίαση του βιβλίου του
αρχιεπίσκοπου Αυστραλίας Μακάριου, με τον τίτλο «Το Οικουμενικόν Πατριαρχείον - Εκκλησία
Άρχουσα και Πάσχουσα», που θα γίνει στο γεν. Προξενείο Κων/πολης, 18 Δεκ. '23, με την
παρουσία του Βαρθολομαίου, που το προλογίζει. Ο γεν πρόξενος, Κ. Κούτρας, που συμμετέχει
στα ''πραξικοπήματα'' κατά Ελπιδοφόρου, είναι κολλητός του Ναθαναήλ Σικάγου, που είναι
''άτυπο ζεύγος'' με τον Μακάριο. Ο Αυστραλίας ευελπιστεί, να διωχθεί ο Ελπιδοφόρος και να
τον αντικαταστήσει.
Ο ΣΥΡΙΖΑ, είναι πάντα υπέρ της... ενότητας με τις πολυδιασπάσεις του. Δηλ. ''καραγκιοζιλίκια''
ψευτοαριστερών.
Με μπροστάρηδες Πλεύρη, Βορίδη, Γεωργιάδη και πρωθυπουργό Κούλη, η κυβέρνηση
''άριστων μιζοληπτών'', πιστοποιεί πόσο... προοδευτική-δημοκρατική είναι.
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Κοντά 18.000 τα θύματα των ισραηλινών βομβαρδισμών, στην Γάζα (ίσαμε 10 Δεκ. '23), στην
πλειοψηφία γυναικόπαιδα. Υποτίθεται ότι η χώρα που εφαρμόζει ''απαρτχάϊντ'' (Ισραήλ), με την
ολική στήριξη από ΗΠΑ και με εντυπωσιακή αδιαφορία, απραξία των αραβικών διεφθρμένων
χωρών, κυνηγά την... ''Χαμάς''. Η Γάζα είναι προνομιούχα παραθαλάσσια περιοχή και θα
καταλήξει στο Ισραήλ... αυτός ο στόχος του.
''Σεσημασμένοι χούλιγκανς'' πρωταγωνιστές επεισοδίων και με θύματα. Οι ''σεσημασμένοι''
μπαίνουν ελεύθερα στα γήπεδα!!! Σάπιο κράτος η ''Ελλάς'', με ''καθεστώς Μητσοτάκη''.
Ερντογάν Αθήνα, συνάντηση με Κούλη, στην υποδοχή και ο Πίνατ... Win-Win, Kazan-Kazan,
ντολμαδάκια, καλαμαράκια, χαλβάς στο ''μενού'', μας λένε τα ΜΜΕ (''υπηρετικό προσωπικό
Μητσοτάκη''). Οι αναμενόμενες ''παραχωρήσεις'' από την ξενόδουλη κυβέρνησή μας, σε
εξέλιξη.
Το μήνυμα ότι το επόμενο βήμα στις σχέσεις Ελλάδας-Τουρκίας μπορεί να είναι η
''προσέγγιση'' για οριοθέτηση υφαλοκρηπίδας και ΑΟΖ, έστειλε ο Κυριάκος Μητσοτάκης στις
δηλώσεις του μετά την συνάντηση που είχε με τον Ρετζέπ Ταγίπ Ερντογάν στο ''Μέγαρο
Μαξίμου''.
'Ενα ακόμα ''σούργελο'' ως πρέσβειρα Ελλάδας στις ΗΠΑ;;; Μόλις ανάλαβε καθήκοντα η κ.
Αικατερίνη Νασίκα, ''υπόβαλε τα σέβη της'' στον «άνθρωπο της Τουρκίας» αρχιεπίσκοπο
Ελπιδοφόρο, που εκπροσωπεί ποσοστό 11-13% του Ελληνισμού ΗΠΑ, όσα και τα μέλη των
ενοριών-κοινοτήτων του. Επίσης, παραυρέθηκε (Νέα Υόρκη) στο δείπνο των
''εκατομμυριούχων'' της (φιλοβασιλικής) ''Ελληνικής Πρωτοβουλίας'', που υποτίθεται ''θα''
βοηθούσαν έχοντες ανάγκη στην Ελλάδα. Καλά θα κάνει η κυρία να σοβαρευτεί και να ΜΗΝ
υποτιμά-προσβάλει την Ομογένεια. Διαφορετικά, δρόμο, γιατί θα πέφτει ''κράξιμο''. Αρκετά
υποφέραμε με τους ''δήθεν'' διπλωμάτες, της διαπλοκής και του συμφέροντος.
Πρωθυπουργέ και υπουργέ Εξωτερικών (περί γεν. προξενείου Βοστώνη)... Τους διπλωμάτες
σας στις ΗΠΑ τους κρίνει η Ομογένεια και όχι άχρηστοι διαπλεκόμενοι ''καραγκιόζηδες'' του
διεφθαρμένου υπουργείου. Μας στείλατε έναν ''τουρίστα'' στην Βοστώνη. Του υποδείξαμε,
μήνες πριν, κάτι που συστηματικά το (ανιστόρητο) γεν. προξενείο αγνοεί: Δύο οικοδομικά
τετράγωνα μακριά από το προξενείο, υπάρχει ως διατηρητέο κτίριο, κάτι σαν μουσείο. Είναι το
σπίτι του μεγαλύτερου φιλέλληνα (επανάσταση 1821), του ιατρού Σάμιουελ Χάουε. Στις 10
Νοεμβρίου ήταν η επέτειος γέννησης του μεγάλου φιλέλληνα, που πήγε δύο φορές στην
Ελλάδα να πολεμήσει και να βοηθήσει. Ολική αδιαφορία από το γεν. προξενείο, ούτε έστω
επίσκεψη στο σπίτι, ούτε κατάθεση στέφανου στον τάφο του, σε κοιμητήριο Βοστώνης. Αρκετά
ανεχτήκαμε τις κοροϊδίες και την αχρηστία των ''ημέτερων βολεμένων τουριστών''.
Σοβαρευτείτε και μαζέψτε τον άμεσα. Γιά την Ομογένεια, ο κύριος ήδη έχει ''φύγει''.
H ελληνική δημόσια διπλωματία (υπουργείο Εξωτερικών), σε ότι αφορά προβολή της Ελλάδας,
είναι γιά γέλια, δηλ. ουσιαστικά ανύπαρκτη. Γιά ταξίδια στο εξωτερικό, του αργόσχολου Ι.
Χρυσουλάκη και ''συνεργατών''.
Είναι μονόδρομος γιά τον αρχιεπ. Ελπιδοφόρο να αποδείξει ότι ΔΕΝ είναι ο ''άνθρωπος της
Τουρκίας'' στις ΗΠΑ και να πράξει ΕΛΛΗΝΙΚΑ, όχι τυχοδιωκτικά, όπως πράττει ίσαμε σήμερα.
Διαφορετικά, να φύγει ως αποτυχημένος, επειδή η ελληνική Ομογένεια που έχτισε-
δημιούργησε εκκλησίες, ενορίες -κοινότητες, σχολεία κλπ, θα το απαιτήσει και όχι τα
οικονομικά και άλλα συμφέροντα του κάθε φΑΚ, του κάθε Αντ. Διαματάρη, του κάθε
''καθεστώτος'' Μητσοτάκη. Οφείλει, επίσης, να καταλάβει ότι το χρήμα της Αρχιεπισκοπής,
χρήμα του ''ποίμνιου'', δεν είναι γιά την καλοπέρασή του, π.χ. με συχνά πολυέξοδα ταξίδια στο
εξωτερικό, μαζί με συγγενείς... (Περισσότερα)
''Νέα Αριστερά'' των φευγάτων. Τους ευχήθηκε και ο Κούλης... Θα διαπρέψουν ως
ψευτοαριστεροί, δηλ. ''ρεζέρβα'' της Δεξιάς.
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Ο αρχεπ. Ελπιδοφόρος είναι ο εκλεκτός της Τουρκίας γιά επόμενος πατριάρχης.
Εκδήλωση με ομιλητή τον αναπλ. υπουργό Εσωτερικών Θεόδωρo Λιβάνιο (3 Δεκ. '23), γιά
επιστολική ψήφο, από την (μισή) ''Ομοσπονδία Ελληνικών Σωματείων Μείζονος Νέας Υόρκης'',
όχι στο νεκρό, κλειδωμένο (γιά 2 μιση χρόνια) κτίριο της Οργάνωσης στην Αστόρια, αλλά στο
''Χιώτικο Σπίτι''. Παρουσίες, συνολικά, περίπου 30 ''προεδροπαράγοντες''. Θλιβερή κατάντια,
μιάς διεφθαρμένης απατεωνίστικης Οργάνωσης, εξαιτίας του εμφύλιου μεταξύ ισόβιων
πρεδροπαραγόντων της καταστροφής.
Ασπόνδυλοι ομοσπόνδυλοι ''γκέττο Αστόριας'': Αν είχατε όλοι σας μυαλό και σε καλή ποιότητα,
δεν χρειαζότανε κανείς να κουβαλά ταυτότητα.
O πρόεδρος της Βουλής των Αντιπροσώπων ΗΠΑ, Μάικ Τζόνσον, δήλωσε ότι πιστεύει πως οι
Ρεπουμπλικάνοι έχουν τις ψήφους να ξεκινήσουν επίσημη έρευνα για την παραπομπή (με
αίτημα καθαίρεση) του πρόεδρου Τζο Μπάιντεν.
Υπάρχει ακόμα η γελοία περίπτωση της Οργάνωσης ''Ελληνική Πρωτοβουλία'' (The Hellenic
Initiative), των λεφτάδων, με τα ''χλιδάτα'' δείπνα, την μεγάλη τους ανάγκη γιά αυτοπροβολή, με
αλληλοτιμές και την ελάχιστη προσφορά στην Ελλάδα. Οι πολυεκατομμυριούχοι ''της πλάκας'',
αυτοδιασύρονται.
Χωριό Δάφνη, Δήμος 'Ηλιδας (πριν Δήμο Αμαλιάδας) Ηλεία. Η πινακίδα από εποχή χούντας,
ακόμα υπάρχει γιά να τονίζει την ύπαρξη της ΕΣΑ (Ελληνική Στρατιωτική Αστυνομία). Ποιό
σάπιο κράτος, ποιά διεφθαρμένα κόμματα, ποιοί τοπικοί άρχοντες ''λαμόγια'' να ενδιαφερθούν,
γιά να ξηλωθεί;;; (3 Δεκ. '23)
Γενοκτονία, εθνοκάθαρση -με θύματα βασικά γυναικόπαιδα- βαρβαρότητα χωρίς προσχήματα,
σε όλη την Γάζα, από το κράτος των ακροδεξιών απάνθρωπων, δηλ. ''εγκλήματα πολέμου'', με
την ανοχή-σύμπραξη της ''πολιτισμένης Δύσης''. Στόχος του Ισραήλ, η εξόντωση, όχι μόνο της
''Χαμάς'', αλλά των Παλαιστίνιων γενικά και η ολική κατοχή της Γάζας, σύμφωνα με δηλώσεις
του Νετανιάχου.
''Aλαμπουρνέζικα'' ΜΜΕ... Αναφέρονται στην επίσκεψη Ερντογάν στην Αθήνα και λένε
''win-win'' και ''kazan-kazan'' η προσέγγιση με Ελλάδα. Τι καταλάβατε;;;
Μόνο στην Γαλλία δόθηκαν 6,8 δισ. ευρώ γιά φρεγάτες και Rafale. Οι μίζες, που δόθηκαν στην
Ελλάδα;;; Στην ''οικογένεια'' (μόνο) κατάληξαν;;;
Ηλικιωμένοι πρσφέρουν και αγοράζουν π.χ. ασθενοφόρα. Οι μιζολήπτες πολιτικοί, με πρώτον
τον Κυρ. Μητσοτάκη, τίποτα.
Σε ηλικία 100 χρονών απεβίωσε (29 Νοε. '23) ο σπουδαίος Αμερικανός πολιτικός και πρ.
υπουργός Εξωτερικών Χένρι Κίσσιγκερ.
Σε ηλικία 89 χρονών απεβίωσε (30 Νοε.) ο σπουδαίος 'Ελληνας συγγραφέας Βασίλης
Βασιλικός.
Επιστολική ψήφος απόδημων Ελλήνων: Αρχές του 2024 θα κατατεθεί στη Βουλή το
νομοσχέδιο. Αρχικά η διαδικασία αφορά τις ευρωεκλογές και τα δημοψηφίσματα.
Τα περί ψήφου επιστολικής, στις λεπτομέρειες, δείχνουν τεράστια γραφειοκρατία, με τις
υπερβολικές ''προβλέψεις'' και λοιπές αηδίες του σάπιου κράτους των Αθηνών.
Aρχιεπίσκοπος Νέας Υόρκης...Τελικά, δεν είναι ούτε βορειοανατολικών Πολιτειών ΗΠΑ,
αρχιεπίσκοπος, ο Ελπιδοφόρος. Η απόδειξη;;; Συναντήθηκε 28 Νοε. '23 «με δημοσιογράφους
των ομογενειακών ΜΜΕ και Έλληνες ανταποκριτές, παρουσία του Διευθυντή Επικοινωνίας
Στράτου Σαφιολέα» (ήταν η πρώτη, στα 4 χρόνια ''ποιμαντορίας'' του). 'Ολοι και όλες οι
δημοσιογράφοι από Νέα Υόρκη. Δυστυχώς γιά τον αλαζόνα και αιθεροβάμονα αρχιεπίσκοπο,
Ομογένεια, ΔΕΝ είναι μόνο η Νέα Υόρκη, αλλά αυτός μπορεί να παραμένει αρχιεπίσκοπος
(μόνο) Νέας Υόρκης. Στην ευρύτερη περιοχή Νέας Υόρκης-Νέας Υερσέης, ζει περίπου το 15%
του Ελληνισμού ΗΠΑ.
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Σημ.: Το ''ΚΑΛΑΜΙ'' έχει διαχωρίσει την θέση του από τον ρασοφόρο ''παπατζή'', πριν ακόμα
''ενθρονιστεί'' ως (δήθεν) ''Αμερικής''.
'Οταν είσαι αλαζόνας, υποτακτικός, πρόθυμος, δεδομένος, τρως σφαλιάρες και από τον
Σούνακ. Κατά τα υπόλοιπα, ο Κούλης ''χαίρει μεγάλης διεθνούς εκτίμησης'', σύμφωνα με το
''υπηρετικό προσωπκό'' του (ΜΜΕ).
( ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΑ, ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΑ ΚΑΛΑΜΟ-ΡΑΠΙΣΜΑΤΑ)
Yπογραφή: Πρόεδρος Ομογένειας ΗΠΑ (Emeritus & ''Summa Cum Laude'')
Γιά ερωτούντες: Το ''ΚΑΛΑΜΙ'' ουδεμία σxέση έχει με την Google. Την έχει αποκλείσει ολικά,
από οποιαδήποτε πρόσβαση.
ΔΙΕΥΚΡΙΝΗΣΗ: Ελληνόφωνα ΜΜΕ (π.χ. Αστόριας Νέας Υόρκης), αποδέκτες
αρχιεπισκοπικών-εκκλησιαστικών χορηγιών-καταχωρήσεων, όπως και κρατικών (ΕΟΤ κ.ά.
από Ελλάδα), ΔΕΝ γίνεται να έχουν ''αντικειμενική άποψη'' ή να κάνουν ''αντικειμενική κάλυψη
γεγονότων'' που αφορούν την Ομογένεια. Απλά αδιαφορούν γιά την ουσία των θεμάτων και
δεν κάνουν κριτική στους χορηγούς τους, ακόμα και όταν αυτοί ζημιώνουν το σύνολο,
περιοριζόμενα σε ανούσια ''υμνολόγια''. Το ''Κ'' ουδέποτε ζήτησε ή έλαβε τέτοιας μορφής
χορηγίες-καταχωρήσεις, επιλέγοντας να διατηρήσει την ανεξαρτησία του, χωρίς περιορισμούς
από ''χορηγούς'' και ''συμφέροντα''.
απο:https://www.kalami.us/sxolia/kalamo-rapismata
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E.E.: Παρά τις προκλήσεις η ελληνική οικονομία παραμένει ανθεκτική
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
21.12.2023 16:23
Οικονομία
Newsroom
Αυτό επισημαίνεται στην τρίτη έκθεση μεταπρογραμματικής εποπτείας της Ευρωπαϊκής
Επιτροπής που δόθηκε σήμερα στη δημοσιότητα.
Στο συμπέρασμα ότι η Ελλάδα διατηρεί την ικανότητά της να εξυπηρετήσει το χρέος της,
καταλήγει η τρίτη έκθεση μεταπρογραμματικής εποπτείας της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, που
δόθηκε σήμερα στη δημοσιότητα.
«Η Ελλάδα διατηρεί την ικανότητα να εξυπηρετήσει το χρέος της. Παρά τις πολλές προκλήσεις,
η ελληνική οικονομική, δημοσιονομική και χρηματοπιστωτική κατάσταση εξακολουθεί να είναι
ανθεκτική», αναφέρει η έκθεση.
Σύμφωνα με την ανάλυση βιωσιμότητας του χρέους, η Ελλάδα εκτιμάται ότι αντιμετωπίζει
χαμηλούς κινδύνους βραχυπρόθεσμα και μακροπρόθεσμα, ενώ οι μεσοπρόθεσμοι κίνδυνοι
φαίνεται να είναι υψηλοί λόγω του ακόμη υψηλού δείκτη χρέους προς ΑΕΠ. Οι ακαθάριστες
χρηματοδοτικές ανάγκες της κυβέρνησης για την περίοδο 2023 έως 2025 είναι χαμηλές, λόγω
των προβλεπόμενων σημαντικών πρωτογενών πλεονασμάτων και της μέτριας απόσβεσης του
χρέους. Σημειώνεται ότι η Ελλάδα ζήτησε την πρόωρη αποπληρωμή 5,3 δισ. ευρώ της
διευκόλυνσης του ελληνικού δανείου το 2023. Οι αποπληρωμές του κεφαλαίου για τα δάνεια
του EFSF ξεκίνησαν φέτος, ενώ η αποπληρωμή των δανείων του ESM θα ξεκινήσει μόλις το
2034.
«Η Ελλάδα έχει πολύ μεγάλο ταμειακό απόθεμα και συνεχίζει πρόσβαση στην αγορά και
τακτικές επιτυχημένες δημοπρασίες ομολόγων», τονίζει η Επιτροπή.
Η έκθεση μεταπρογραμματικής εποπτείας αξιολογεί την οικονομική, δημοσιονομική και
χρηματοοικονομική κατάσταση των κρατών-μελών που έχουν επωφεληθεί από προγράμματα
οικονομικής βοήθειας. Η αποστολή μεταπρογραμματικής εποπτείας στην Ελλάδα
πραγματοποιήθηκε μεταξύ 2-5 Οκτωβρίου 2023 και συμμετείχαν η Ευρωπαϊκή Επιτροπή, σε
συνεργασία με την Ευρωπαϊκή Κεντρική Τράπεζα, καθώς και ο Ευρωπαϊκός Μηχανισμός
Σταθερότητας (ESM) και το Διεθνές Νομισματικό Ταμείο. Η έκθεση καταγράφει διαθέσιμες
πληροφορίες και πολιτικές εξελίξεις που έχουν πραγματοποιηθεί ως τις 31 Οκτωβρίου 2023.
«Η ελληνική οικονομία αποδείχθηκε ανθεκτική έναντι των εξωτερικών κραδασμών και
μεγεθύνθηκε κατά 5,6% το 2022», τονίζει η έκθεση της Επιτροπής. Μετά από μια ισχυρή
επέκταση της παραγωγής το 2022, η οικονομική δραστηριότητα αναμένεται να μετριαστεί, με
την αύξηση του ΑΕΠ να υπερβαίνει το μακροπρόθεσμο αναπτυξιακό δυναμικό. Το πραγματικό
ΑΕΠ αναμένεται να αυξηθεί κατά 2,4% το 2023, 2,3% το 2024 και 2,2% το 2025, σύμφωνα με
τις φθινοπωρινές προβλέψεις της Επιτροπής. Εκτός από την κατανάλωση, ο ακαθάριστος
σχηματισμός παγίου κεφαλαίου αναμένεται να αποτελέσει βασικό μοχλό ανάπτυξης, καθώς η
εφαρμογή του Σχεδίου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας υποστηρίζει τις επενδύσεις. Οι
πρόσφατες φυσικές καταστροφές αναμένεται να έχουν σχετικά μικρό αντίκτυπο στην αύξηση
του ΑΕΠ το 2023, καθώς οι πληγείσες περιοχές αντιπροσωπεύουν περιορισμένο μερίδιο της
συνολικής προστιθέμενης αξίας.
Μετά την απότομη πτώση το πρώτο εξάμηνο του 2023, ο πληθωρισμός αναμένεται να
συνεχίσει να μειώνεται, αν και με βραδύτερο ρυθμό, λόγω της φθίνουσας αρνητικής επίδρασης
της βάσης των προηγούμενων κλυδωνισμών των τιμών της ενέργειας και της σταθερής
αύξησης των μισθών εν μέσω αυστηρότερων συνθηκών στην αγορά εργασίας.
Η απασχόληση προβλέπεται να αυξηθεί περαιτέρω, αν και με πιο ήπιο ρυθμό σε συνάρτηση
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με την οικονομική δραστηριότητα.
Το έλλειμμα του ισοζυγίου τρεχουσών συναλλαγών μειώθηκε το 2023 και αναμένεται να
μειωθεί τα επόμενα χρόνια. Ωστόσο, το εξωτερικό ισοζύγιο είναι πιθανό να παραμείνει σε
σημαντικό έλλειμμα.
Το δημοσιονομικό ισοζύγιο προβλέπεται να σημειώσει σταθερό πρωτογενές πλεόνασμα έως
το 2023. Το πρωτογενές ισοζύγιο αναμένεται να βελτιωθεί περαιτέρω σε σύγκριση με το 2022
και να φτάσει σε πλεόνασμα 1,1% του ΑΕΠ το 2023, λόγω της σημαντικής μείωσης του
κόστους μέτρων δημοσιονομικής στήριξης για την αντιμετώπιση της ενεργειακής κρίσης.
Για την αντιμετώπιση των καταστάσεων έκτακτης ανάγκης που σχετίζονται με τις πρόσφατες
φυσικές καταστροφές, η κυβέρνηση παρείχε άμεση στήριξη σε νοικοκυριά και επιχειρήσεις,
αυξάνοντας έτσι τις δημοσιονομικές δαπάνες.
Το πρωτογενές πλεόνασμα αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω το 2024-2025 λόγω της
συγκρατημένης αύξησης των δαπανών και της σταθερής αύξησης των εσόδων.
Το απόθεμα ληξιπρόθεσμων οφειλών μειώθηκε, αλλά η μείωση ήταν άνιση: ενώ η πρόοδος
ήταν ικανοποιητική στον τομέα των συντάξεων, το επίμονα υψηλό απόθεμα ληξιπρόθεσμων
οφειλών στα νοσοκομεία και τα επιπλέον δημοσιονομικά ταμεία απαιτεί διαρθρωτικές
βελτιώσεις.
Η κερδοφορία των τραπεζών παραμένει ισχυρή, αλλά η αντιμετώπιση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων, ιδίως από τους παρόχους υπηρεσιών, συνεχίζει να αντιμετωπίζει
προκλήσεις. Το 2022 και το πρώτο εξάμηνο του 2023, οι τράπεζες επωφελήθηκαν από την
αύξηση των επιτοκιακών περιθωρίων που ενίσχυσε την κερδοφορία των τραπεζών,
επιτρέποντάς τους να ενισχύσουν τους δείκτες κεφαλαίου τους. Ωστόσο, τα περιθώρια
επιτοκίων αναμένεται να μειωθούν λόγω του αυξανόμενου κόστους χρηματοδότησης,
συμπεριλαμβανομένων των υψηλότερων επιτοκίων καταθέσεων. Η μείωση του αποθέματος
των μη εξυπηρετούμενων δανείων (ΜΕΔ) έχει σταματήσει το πρώτο εξάμηνο του 2023, μετά
από σημαντική βελτίωση σε μονοψήφια επίπεδα τα τελευταία χρόνια. Αυτό δείχνει τις πιθανές
δυσκολίες των τραπεζών να διατηρήσουν τη μείωση των ΜΕΔ μέσω οργανικών σχεδίων. Η
προγραμματισμένη επανεκκίνηση του Ελληνικού Σχεδίου Προστασίας Περιουσιακών Στοιχείων
(HAPS) αναμένεται να συμβάλει στην περαιτέρω μείωση των ΜΕΔ. Ορισμένα χαρτοφυλάκια
που τιτλοποιήθηκαν στο πλαίσιο του αρχικού HAPS εξακολουθούν να υπολειτουργούν από τα
αρχικά επιχειρηματικά σχέδια, καθώς η αντιμετώπιση του μη εξυπηρετούμενου χρέους από
τους εξυπηρετητές συνεχίζει να αντιμετωπίζει προκλήσεις. Αυτές οι προκλήσεις
περιλαμβάνουν καθυστερήσεις στις δικαστικές διαδικασίες, ένα ακόμη υψηλό ποσοστό άγονων
πλειστηριασμών και, σε μικρότερο βαθμό, σχετικά χαμηλή -αν και αυξανόμενη- αποδοχή της
εξωδικαστικής διαδικασίας. Η αποτελεσματική αναδιάρθρωση του χρέους από τους
πιστωτικούς φορείς και η αποτελεσματική λειτουργία της επιβολής του χρέους, σε συνδυασμό
με τη λειτουργία της δευτερογενούς αγοράς για τα ΜΕΔ, θα είναι το κλειδί για την περαιτέρω
μείωση των ΜΕΔ και ως εκ τούτου για τη στήριξη της οικονομικής απόδοσης.
Η διαχείριση των δημοσίων περιουσιακών στοιχείων γίνεται πιο αποτελεσματική χάρη στο νέο
νόμο για τη διακυβέρνηση των κρατικών επιχειρήσεων. Το πρώτο εξάμηνο του 2023, η
Ελληνική Εταιρεία Περιουσίας και Συμμετοχών πέτυχε τα υψηλότερα έσοδα που έλαβε ποτέ
από τα μερίσματα των εταιρειών του χαρτοφυλακίου της. Οι συναλλαγές ιδιωτικοποιήσεων
προχωρούν σε γενικές γραμμές σύμφωνα με το σχέδιο.
Επισημαίνεται, τέλος, ότι μέχρι τα τέλη Οκτωβρίου 2023, η Ελλάδα έχει αναβαθμιστεί σε
επενδυτική βαθμίδα από δύο από τους τέσσερις οργανισμούς αξιολόγησης πιστοληπτικής
ικανότητας που αναγνωρίζει η ΕΚΤ στο πλαίσιο εφαρμογής της νομισματικής πολιτικής. Οι
κύριοι λόγοι για τις αναβαθμίσεις ήταν η διαρκής δέσμευση για δημοσιονομική ευθύνη, η
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ανθεκτική οικονομία και η εφαρμογή οικονομικών μεταρρυθμίσεων. Η Ελλάδα είναι μία βαθμίδα
κάτω από την επενδυτική βαθμίδα στους άλλους δύο οίκους αξιολόγησης.
Ευρωπαϊκή Ένωση Οικονομία Ελλάδα
Ακολούθησε το Βήμα στο Google news και μάθε όλες τις τελευταίες ειδήσεις.
Σχετικά άρθρα 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη
ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ από την CAPITAL LINK 30.11.2023, 18:51
Οικονομία, μεταναστευτικό, Μεσανοτολικό συζητούν Μητσοτάκης – Σολτς 14.11.2023, 10:03
Συνάντηση Κασσελάκη – Τζεντιλόνι στις Βρυξέλλες με επίκεντρο την ευρωπαϊκή οικονομία
08.11.2023, 12:06
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Η Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει στο 25ο ετήσιο Φόρουμ της Capital
Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Kορυφαίοι εκπρόσωποι της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελέχη των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων
συμμετείχαν στο Φόρουμ, με την Δρ. Πόπη Καλαϊτζή, μέλος του Δ.Σ, να εκπροσωπεί την
Πρωτοβουλία στο πάνελ για το Brain Regain
Στις 11 Δεκεμβρίου ξεκίνησε το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας και με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Το BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει, η πρωτοβουλία του Μη Κερδοσκοπικού Σωματείου
«Ελληνικές Ρίζες» για τον επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού,
αντιπροσώπευσε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, η Δρ. Πόπη Καλαϊτζή σε ένα από τα
πάνελ του Φόρουμ με θέμα το Brain Regain.
Με συντονίστρια του πάνελ την κα Ευτυχία Πυλαρινού, Αντιπρόεδρο του Red Apple Group και
Μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Ελληνοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου της
Νέας Υόρκης, συζητήθηκαν οι ευκαιρίες που μπορεί η Ελλάδα να προσφέρει σήμερα για την
ανατροπή του brain drain των προηγούμενων ετών, ενώ στο πάνελ συμμετείχαν, επίσης, ο κος
Παναγιώτης Καραμπίνης, Γενικός Διευθυντής της Endeavor Greece, ο κος Νίκο Γκαριμπόλντι,
Επικεφαλής και Ανώτερος Διευθυντής του Παγκόσμιου Κέντρου Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI)
της Pfizer στη Θεσσαλονίκη, η κα Μελίσσα Φραγκίσκη, Γενική Διευθύντρια & Γενική
Διευθύντρια Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha Bank και η κα Γιάννα Ανδρονοπούλου, Γενική
Διευθύντρια στη Microsoft για την Ελλάδα, Κύπρο, και Μάλτα.
Η Δρ. Καλαϊτζή παρουσίασε την Πρωτοβουλία BrainReGain και τη Συμμαχία η οποία
απαρτίζεται από 42 ελληνικές επιχειρήσεις, 88 υψηλόβαθμα στελέχη, καταξιωμένους
επιστήμονες και ένα δίκτυο που απλώνεται σε 100.000 Έλληνες του εξωτερικού. Κατά τη
διάρκεια της παρουσίασής της περιέγραψε τις υπηρεσίες που προσφέρει η Πρωτοβουλία
BrainReGain και τις εν εξελίξει δράσεις της. Συγκεκριμένα, παρουσίασε το πρόγραμμα
BrainReGain Mentoring, όπου ανώτερα στελέχη προσφέρονται εθελοντικά ως μέντορες στον
επαγγελματικό επαναπατρισμό των Ελλήνων του εξωτερικού, και το οποίο έχει λάβει μέχρι
σήμερα, πάνω από 800 αιτήσεις προς συμμετοχή. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη λειτουργία του
BrainGain JOBS in Greece, της διαδικτυακής - δωρεάν- πλατφόρμας της Πρωτοβουλίας, η
οποία δίνει τη δυνατότητα στους Έλληνες του εξωτερικού να ανακαλύψουν θέσεις εργασίας σε
ελληνικές επιχειρήσεις.
Η Δρ. Καλαϊτζή επέστησε την προσοχή του κοινού στην έκθεση "Greece Country Highlights",
που εκδόθηκε σε συνεργασία με την EY, μέλος της Συμμαχίας. Η έκθεση αυτή, ιδιαίτερα
κατατοπιστική για την ομογενή κοινότητα, παρουσιάζει βασικές πληροφορίες και εξελίξεις στο
ελληνικό ρυθμιστικό, νομοθετικό και επενδυτικό πλαίσιο. Επίσης, έκανε αναφορά στα
αποτελέσματα των ερευνών, οι οποίες διεξάγονται τακτικά από την Πρωτοβουλία BrainReGain,
«Θα επέστρεφα αν» που απευθύνεται σε Έλληνες που ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό και
«Θα προσλάμβανα αν» που απευθύνεται σε επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην
Ελλάδα. Στόχος των ερευνών αυτών είναι να διερευνηθούν οι προϋποθέσεις για την επιστροφή
των brain drainers όπως, επίσης, και η πρόθεση των εταιρειών να προσλάβουν
επαναπατρισθέντες Έλληνες.
Μετά το πέρας του Φόρουμ, η Δρ. Καλαϊτζή δήλωσε, «Για την Πρωτοβουλία μας, Φόρουμ
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όπως της Capital Link, αποτελούν ιδανικό βήμα για την καλλιέργεια του οράματός μας για το
Brain Regain. Ευχαριστούμε θερμά τον Πρόεδρο της Capital Link, κο Νικόλαο Μπορνόζη και τη
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, κα  Όλγα Μπορνόζη για τη φιλοξενία της
Πρωτοβουλίας μας και τη διοργάνωση ειδικού πάνελ για το Brain Regain. Η Πρωτοβουλία μας
δεν επικεντρώνεται μόνο στην επιστροφή των Ελλήνων του εξωτερικού αλλά και στη
συνεργασία λαμπρών ελληνικών “Εγκεφάλων” με την Πατρίδα, όπου κι αν ζουν. Η ισχύς της
χώρας εν τη ενώσει όλων των Ελλήνων! Είναι ώρα για τον Ελληνισμό εν Δράσει».
Η κα Όλγα Μπορνόζη, Managing Director της Capital Link δήλωσε, «Η Ελλάδα έχει επιστρέψει
δυναμικά μέσα στα τελευταία χρόνια: η εδραίωση φιλοεπενδυτικού περιβάλλοντος δημιουργεί
κλίμα σταθερότητας και εμπιστοσύνης γεγονός το οποίο μεταφράζεται σε «ψήφο»
εμπιστοσύνης από εταιρείες κολοσσούς που επιλέγουν να δραστηριοποιηθούν στην Ελλάδα.
Απόδειξη αυτού είναι οι σημαντικές επενδύσεις από τις μεγαλύτερες εταιρείες σε διεθνές
επίπεδο. Μέσω της έρευνας και καινοτομίας και της σύνδεσής της με την επιχειρηματικότητα, η
Ελλάδα αξιοποιεί το μεγαλύτερο συγκριτικό της πλεονέκτημα: το υψηλού επιπέδου
επιστημονικό και ερευνητικό δυναμικό, προσελκύοντας επενδύσεις, δημιουργώντας καλά
αμειβόμενες θέσεις εργασίας και συμβάλλοντας στο Brain Regain, την επιστροφή των Ελλήνων
επιστημόνων στην πατρίδα. Για το λόγο αυτό και είναι ιδιαίτερης σημασίας η Πρωτοβουλία
BrainReGain - Ελληνισμός Εν Δράσει, η οποία έχει ακριβώς ως όραμα τη διαδικασία
αναστροφής του brain drain».
Tην Πρωτοβουλία BrainReGain-Ελληνισμός Εν Δράσει απαρτίζουν, συνολικά, 42 εταιρείες από
τον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα, οι οποίες εκπροσωπούν τους ισχυρότερους παραγωγικούς
κλάδους όπως της Βιομηχανίας, της Τεχνολογίας, του Τουρισμού, των Κατασκευών, του
Λιανικού Εμπορίου, της Ναυτιλίας, της Υγείας, των Νομικών και Συμβουλευτικών Υπηρεσιών,
της Εκπαίδευσης: Accenture, Aegean Airlines, Athens International College, AIMS
International, Αθηναϊκή Ζυθοποιία, Coca-Cola Τρία Έψιλον,COSMOTE, eSHARE, Edenred,
Entersoft, Εrnst & Young, ΔΕΗ, ΕΛΒΑΛ ΧΑΛΚΟΡ, Ελληνικά Καλώδια, ΕΥΔΑΠ, HELLENiQ
ENERGY, INTERAMERICAN, Kyklades Maritime Corporation, METRO, Microsoft, Nestle,
NETCOMPANY/INTRASOFT, Ogilvy, OTIS, Όμιλος FOURLIS, Όμιλος ΥΓΕΙΑ, Όμιλος
Εταιρειών «Σαμαράς & Συνεργάτες», PotamitisVekris, Quest Group, Roche, SALFO
ENGINEERING & MANAGEMENT CONSULTANTS, Sani Ikos, TEMES, TITAN,
Σωληνουργεία Κορίνθου, Τράπεζα Eurobank, Τράπεζα της Ελλάδος, Τράπεζα Πειραιώς,
Upstream, Vodafone Ελλάδας, Υπερταμείο και Xerox Hellas.
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία,  στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η Capital
Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
www.bankingnews.gr
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Τράπεζα Πειραιώς: Αρχές Μαρτίου η πώληση του 27%
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Κατάστημα της Τράπεζας Πειραιώς
INTIME
ΚΩΣΤΑΣ ΠΑΠΑΓΡΗΓΟΡΗΣ
Μέσα στο πρώτο δεκαήμερο του Μαρτίου του 2024 και πιθανές ημερομηνίες έναρξης της
διαδικασίας πώλησης μεταξύ 8-9 Μαρτίου, τοποθετείτε η αποεπένδυση του ΤΧΣ από την
Τράπεζα Πειραιώς.
Σύμφωνα με τον προγραμματισμό κυβέρνησης και ΤΧΣ η αποεπένδυση από την Τράπεζα
Πειραιώς θα ακολουθήσει την ανακοίνωση των αποτελεσμάτων της χρήσης 2023 στις 23
Φεβρουαρίου.
Πληροφορίες αναφέρουν ότι κατά την παρουσίαση των αποτελεσμάτων στους αναλυτές, η
Διοίκηση της Τράπεζας Πειραιώς αναμένεται να δώσει guidance για στόχο καθαρών κερδών
μετά τους φόρους σταθερά άνω του 1 δισ. ευρώ ετησίως για την επόμενη τριετία.
Σύμφωνα με το χρονοδιάγραμμα το ΤΧΣ πρόκειται να καταλήξει μέχρι το τέλος της χρονιάς –
το αργότερο αρχές της επόμενης – στην επιλογή του συμβούλου (επενδυτικής τράπεζας) και
των νομικών γραφείων (ελληνικό και ξένο) που θα αναλάβουν την διάθεση των μετοχών της
Τράπεζας Πειραιώς. Ήδη η διοίκηση της Τράπεζας Πειραιώς, έχει επιλέξει ως συμβούλους την
UBS και την Goldman Sachs και όλοι μαζί θα ξεκινήσουν άμεσα μπαράζ επαφών με ξένους
επενδυτές.
Ερωτηματικό παραμένει το ύψος του ποσοστού μετοχών της Τράπεζας Πειραιώς που θα
διαθέσει το ΤΧΣ καθώς στο τραπέζι βρίσκεται τόσο η περίπτωση της μερικής αποεπένδυσης
όπως συνέβη στην Εθνική Τράπεζα όσο φυσικά και η διάθεση του συνόλου του 27%. Κύκλοι
της τράπεζας πάντως σημειώνουν με νόημα ως καλύτερη επιλογή τη διάθεση του 27% και
εξηγούν ότι το ποσοστό του ΤΧΣ στην ΕΤΕ ήταν σαφώς μεγαλύτερο (40,39%) από το
αντίστοιχο που κατέχει στην Τράπεζα Πειραιώς, ενώ την δεδομένη χρονική στιγμή όλες οι
ενδείξεις καταλήγουν στην ύπαρξη επενδυτικού ενδιαφέροντος ικανού να επιτύχει σημαντική
υπερκάλυψη της προσφοράς και στην περίπτωση του placement της Πειραιώς.
Συνολικά πάντως ο σχεδιασμός του Διευθύνοντος Συμβούλου της Τράπεζας Πειραιώς
Χρήστου Μεγάλου περιλαμβάνει την διάθεση μετοχών αξίας 500 εκατ. ευρώ σε 10 ισχυρούς
θεσμικούς επενδυτές διεθνούς βεληνεκούς (τύπου Fidelity, Capital κ.α.), τα υπόλοιπα 500 εκατ.
ευρώ σε άλλους ξένους επενδυτές με χαμηλότερα ποσά τοποθέτησης στη μετοχή και 150 εκατ.
ευρώ στη retail ελληνική αγορά.
Αξίζει να αναφερθεί ότι με βάση τις τωρινές χρηματιστηριακές τιμές, η μετοχή της Tράπεζας
Πειραιώς κινείται στα 3,3 ευρώ και η κεφαλαιοποίησή της διαμορφώνεται στα 4,2 δισ. ευρώ.
Όσον αφορά στον μεγαλομέτοχο της Τράπεζας Πειραιώς, Τζον Πόλσον, ο οποίος κατέχει
ποσοστό πέριξ του 17% – 18%, οι ίδιες πηγές αφήνουν ανοιχτό το ενδεχόμενο περαιτέρω
συμμετοχής του, παραπέμποντας στις πρόσφατες τοποθετήσεις του στο συνέδριο της Capital
Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη, όπου δήλωσε «αγοραστής», εκτιμώντας πως η μετοχή
«έχει πολλά να δώσει ακόμη, αφού εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις 5πλάσια τα
κέρδη και στο 50% της λογιστικής αξίας».
Παρουσιάζοντας τα αποτελέσματα εννεαμήνου 2023, ο CEO της Τράπεζας Πειραιώς, Χρήστος
Μεγάλου είχε ανακοινώσει την πρόθεση της Τράπεζας να διανείμει στους μετόχους συμβολικό
μέρισμα 10% από τα κέρδη του 2023, με προοπτική στη συνέχεια το ποσοστό της διανομής να
φτάσει στο 25% των κερδών. Εκτιμάται ότι ο SSM θα ανάψει και για τις τέσσερις συστημικές
τράπεζες το “πράσινο φως” για τη διανομή μερισμάτων το 2024 (από τα κέρδη του 2023).
Συνολικά πάντως και στο μέτωπο της κερδοφορίας η διοίκηση της τράπεζας στοχεύει σε κέρδη
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ύψους 1 δισ. ευρώ ετησίως για τα επόμενα έτη.
Σημειώνεται, πάντως, ότι η Διοίκηση της Τράπεζας δεν έχει στο σχεδιασμό της μεγάλη
περαιτέρω συρρίκνωση του δικτύου, θεωρώντας ως απαραίτητη κρίσιμη μάζα ένα πλήθος 350
– 370 καταστημάτων. Την ίδια στιγμή σημαντική πηγή εσόδων για τα επόμενα χρόνια
αποτελούν, με βάση τον στρατηγικό σχεδιασμό της Tράπεζας Πειραιώς, οι εργασίες του asset
management. Σήμερα τα υπό διαχείριση κεφάλαια ξεπερνούν τα 8 δισ. ευρώ και σε ετήσια
βάση αυξήθηκαν φέτος κατά 1 δισ. ευρώ.
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Η ΕΡΤ και η «Σαμαρίτιδα», οι κοντρίτσες υπουργών, το μέρισμα της Alpha Bank και τα
σχέδια της Τρ. Πειραιώς, τα χαρτάκια του Σωκράτη (αλά ‘99) και το deal του 1 δισ. ευρώ
///
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
-Χαίρετε, πριν περάσω στα νέα της χθεσινής ημέρας -που ήταν πλούσια από Παιδεία, λόγω
της παρουσίασης Πιερρακάκη για την ίδρυση ιδιωτικών ΑΕΙ στη χώρα- ήθελα να αναφερθώ
σύντομα σε δυο θέματα της επικαιρότητας που δεν μου πάει να αφήσω ασχολίαστα. Το πρώτο
είναι η απόφαση της κυβέρνησης και ειδικά του υπουργού Γεραπετρίτη να δώσει εντολή να
ξεκρεμαστεί ένα έργο τέχνης που προσωρινά εκτίθετο στο ελληνικό προξενείο της Νέας
Υόρκης, η περίφημη ροζ σημαία μιας Ελληνίδας ζωγράφου, της κυρίας Γεωργίας Λαλέ. Απλά
είναι μια άκρως υπερβολική αλλά και φοβική απόφαση και τίποτα παραπάνω, αλλά και τίποτα
λιγότερο, δεν θυμίζει σε τίποτα ούτε το πνεύμα και το στιλ Γεραπετρίτη, πολύ δε περισσότερο
εκείνο του Μητσοτάκη και απορώ πώς το σκέφτηκαν και πώς το έκαναν. Πάθανε, προφανώς…
Σαμαρίτιδα!
ΕΡΤ
-Το δεύτερο που μου έχει κάνει εντύπωση είναι οι οξύτατες επιθέσεις που δέχεται η ΕΡΤ και
ειδικά ο επικεφαλής της Ζούλας από διάφορες πλευρές και δεν μιλώ μόνο για τους
ανταγωνιστές της, δηλαδή τα ιδιωτικά κανάλια ή τους Συριζαίους, γιατί αυτό μου ακούγεται
λογικό. Οι μεν καναλάρχες δεν γουστάρουν ανταγωνισμό και μάλιστα τώρα που τα νούμερα
είναι δύσκολα στην tv και ο δε ΣΥΡΙΖΑ γενικώς δεν γουστάρει τίποτα. Η ΕΡΤ, δια γυμνού
οφθαλμού, φαίνεται ότι έχει καλύτερη ενημερωτική ζώνη από το παρελθόν, πιο ζωντανή και
δημοσιογραφική και εμφανώς λιγότερο κομματική, έχει ένα ευπρεπές δελτίο ειδήσεων, κυρίως
εκείνο του Κουβαρά, καλύτερο ψυχαγωγικό πρόγραμμα και πιο νοικοκυρεμένα οικονομικά από
πριν, μάλλον περισσότερο από ποτέ τις τελευταίες δεκαετίες. Και δεν συγκρίνω μόνο από την
«εποχή Ακριβοπούλου», αλλά και αρκετά χρόνια πίσω. Υ.Γ.: Οι παρατηρήσεις και για τη
σημαία και για την εσωτερική γκρίνια για την ΕΡΤ είναι δυο κλασικές παρενέργειες έλλειψης
αντιπολίτευσης και φυσικά της δεύτερης θητείας μιας κυβέρνησης. Ο σοφός λαός χρησιμοποιεί
μια παροιμία, «δουλειά δεν είχε ο διάολος…».
Το συνταγματικό "κλειδί" του Πιερρακάκη
-Στο κυρίως μενού της χθεσινής μέρας ο πρωταγωνιστής του Υπουργικού ήταν αναμφισβήτητα
ο Κυριάκος Πιερρακάκης που παρουσίασε την εμβληματική ρύθμιση για τα μη κρατικά
πανεπιστήμια. Το συνταγματικό "κλειδί", όπως μου εξηγούσε σοβαρή πηγή, για να περάσει ο
νόμος και από το ΣτΕ σε περίπτωση ενστάσεων, είναι η υποχρεωτικότητα τα παραρτήματα
των ξένων πανεπιστημίων -που θα ιδρυθούν και θα λειτουργήσουν εδώ, υπό αυστηρούς
όρους- να είναι μη κερδοσκοπικά. Υπάρχει, άλλωστε, απόφαση του Ευρωπαϊκού Δικαστηρίου
από το 2020, ενώ και η τελεολογική ερμηνεία του Συντάγματος από μπαρουτοκαπνισμένους
συνταγματολόγους που έχει γίνει προς τον υπουργό είναι σε αυτή τη γραμμή.
1,5 ώρα απαντήσεις
-Κατά τα άλλα, ο Πιερρακάκης απαντούσε για 1,5 ώρα σε ερωτήσεις υπουργών και για τις
παρεμβάσεις στα δημόσια πανεπιστήμια, αλλά και για το νέο πλαίσιο λειτουργίας των μη
κρατικών πανεπιστημίων. Μου λένε δε, ότι αναγνώρισε ιπποτικά και τα όσα έγιναν στο
χαρτοφυλάκιό του επί υπουργίας Νίκης Κεραμέως.
Ο διάλογος Αυγενάκη-Βρούτση
-Πολιτικά πιο ιντριγκαδόρικο βρήκα, πάντως, το σκέλος του Υπουργικού, όπου ο Λευτέρης
Αυγενάκης πήρε τον λόγο για να τοποθετηθεί επί του νομοσχεδίου για την οπαδική βία που
εισηγήθηκε ο Γιάννης Βρούτσης. Αφού άφησε τις αιχμές του για τη μόνιμη επίκληση από τον
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Βρούτση του νόμου Κοντονή που έμεινε ανεφάρμοστος -λες και δεν μεσολάβησε η δική του
θητεία στο Αθλητισμού- ο Αυγενάκης έκανε ορισμένες παρατηρήσεις για την εφαρμοσιμότητα
του νόμου και ιδίως για το σκέλος των αυτοματοποιημένων ποινών, αλλά και για το ποιος θα
ελέγχει τις κάμερες στα γήπεδα. Μου λένε υπουργοί που άκουγαν ότι η κουβέντα δεν είχε τον
χαρακτήρα κόντρας, αλλά προφανώς έγιναν ορισμένες παρατηρήσεις. Μια ελήφθη υπόψιν και
από τον Μητσοτάκη και τον Παπασταύρου, ως προς το ποιος θα επιβάλλει τις ποινές. Η
πρόταση θα είναι της ΔΕΑΒ, αλλά την απόφαση δεν θα παίρνει ο γενικός διευθυντής του
υπουργείου, αλλά ο γενικός γραμματέας Αθλητισμού ή ο ίδιος ο αναπληρωτής υπουργός.
Η Alpha Bank κλείδωσε τη διανομή μερίσματος
-Περνάμε στα νέα της αγοράς από τις τράπεζες και τον CEO της Alpha Bank Β. Ψάλτη ο
οποίος, μιλώντας σε δημοσιογράφους για τους στόχους της τράπεζας, είπε ότι η Alpha Bank
γύρισε σελίδα και θα ξαναμοιράσει μέρισμα. Όπως είπε, έχει συμφωνηθεί με τον SSM και
περιμένουμε τον Απρίλιο να ανάψει ο επόπτης το πράσινο φως. Ο Β. Ψάλτης είπε ότι η
τράπεζα ξανάγινε ιδιωτική και αναφέρθηκε σε ένα συμπαγές γκρουπ μετόχων, αυτό της
Unicredit με τη Reggenboerg που δίνει αυτοπεποίθηση στη διοίκηση. Το 2024 είπε δεν θα είναι
μια εύκολη χρονιά, υπάρχουν ανοικτά θέματα που συνδέονται και με εκλογικές αναμετρήσεις,
τονίζοντας ωστόσο ότι η Ελλάδα είναι όαση -όπως είπε χαρακτηριστικά- και αυτό το
αναγνωρίζουν οι ξένοι επενδυτές, συγκυρία που σκοπεύει να εκμεταλλευτεί η τράπεζα. Μεταξύ
άλλων, αναφερόμενος στην αγορά της Ρουμανίας, ο Β. Ψάλτης είπε ότι η Αlpha Bank είχε
επενδύσει στη θυγατρική της 450 εκατ., ενώ τα επενδεδυμένα κεφάλαια του νέου σχήματος
(τρίτη μεγαλύτερη τράπεζα στη Ρουμανία) που η Αlpha ελέγχει το 9,9% είναι 2,5 δισ. ευρώ.
Τα μεγάλα σχέδια της Τράπεζας Πειραιώς για τις θυγατρικές της
-Μεγάλα σχέδια για τις θυγατρικές εταιρίες της έχει η τράπεζα Πειραιώς. Ο Χ. Μεγάλου
σχεδιάζει να προικίσει τη MIG με διάφορες συμμετοχές της τράπεζας που έχουν χαρακτήρα
private equity. Συγκεκριμένα στη MIG, η οποία ούτως η άλλως εταιρία συμμετοχών, θα
περάσουν συμμετοχές όπως αυτές που έχει η τράπεζα σε επενδυτικά funds και εταιρίες, όπως
π.χ. ΕΟS Capital, IDEAL Holdings κ.ά. Οσον αφορά την Trastor, ετοιμάζεται αύξηση μετοχικού
κεφαλαίου με στόχο και τη διεύρυνση της διασποράς, ενώ για τον ακτοπλοϊκό όμιλο της Attica
υπάρχει σχεδιασμός να γίνει placement που θα μπορούσε να μειώσει το ποσοστό της
Τράπεζας Πειραιώς από 85-86% που είναι σήμερα ενδεχομένως και στο 51%. Η Τράπεζα
Πειραιώς διατηρεί ζωντανό και το σχέδιο συγχώνευσης της Εuromedica με το Ντυνάν, καθώς
διαθέτει συμμετοχή και στην πρώτη.
Ένα deal 1 δισ. μεταξύ Λονδίνου και Νέας Υόρκης (και έπεται συνέχεια)
-Μετά την εξαγορά της ΑΚΤΩΡ, η ΙΝΤΡΑΚΑΤ προχώρησε σε ένα δεύτερο σημαντικό deal, αυτή
τη φορά με τη ΔΕΗ. Η συμφωνία έγινε σε πολύ γρήγορο χρόνο γιατί και οι δυο πλευρές ήξεραν
τι ήθελαν. Το deal ουσιαστικά συζητήθηκε διεξοδικά και οριστικοποιήθηκε στη διάρκεια των
πρόσφατων ταξιδιών για το road show της Morgan Stanley στο Λονδίνο και για το συνέδριο της
Capital link στη Νέα Υόρκη, όπου βρέθηκαν ο CEO της ΙΝΤΡΑΚΑΤ Αλέξανδρος Εξάρχου και ο
διευθύνων σύμβουλος της ΔΕΗ Ανανεώσιμες, Κωνσταντίνος Μαύρος. Οι δυο τους έτρεξαν και
έκλεισαν τη συμφωνία του 1 δισ. για την από κοινού ανάπτυξη χαρτοφυλακίου ΑΠΕ
δυναμικότητας 2,7 GW. Και οι εκπλήξεις από την πλευρά του deal maker Α. Εξάρχου δεν
σταματούν εδώ, καθώς φαίνεται πως έπεται συνέχεια. Πάντως στις αρχές του νέου έτους η
ΙΝΤΡΑΚΑΤ με τη Resinvest του Δημήτρη Καραγκουλέ και την Αmeresco του ομογενή Γιώργου
Σακελλάρη, ξεκινούν την κατασκευή ενός γίγα φωτοβολταϊκού της ΔΕΗΑΝ στη δυτική
Μακεδονία (περιοχή Εορδαίας) συνολικής ισχύος 171 ΜW. Στο μεταξύ, η μετοχή της
ΙΝΤΡΑΚΑΤ είναι σε ιστορικό υψηλό με την κεφαλαιοποίηση στο Χρηματιστήριο να προσεγγίζει
τα 700 εκατ.
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Kαι... του πουλιού το γάλα στο Άγιο Όρος
-Μέσα στον Ιανουάριο αναμένεται να ξεκινήσει η λειτουργία του πρώτου σούπερ μάρκετ στο
Άγιο Όρος. Πρόκειται για κατάστημα της ΑΒ Βασιλόπουλος που θα ανοίξει στις Καρυές, θα έχει
φυσικά μόνο άντρες υπαλλήλους και μεγάλο μέρος των προϊόντων και των κωδικών του θα
είναι προσαρμοσμένο στο... διαιτολόγιο και τις συνήθειες της μοναστικής κοινότητας. Η
παρουσία στο διοικητικό κέντρο του Αγίου Όρους είχε προαναγγελθεί από την εταιρεία τον
περασμένο Σεπτέμβριο, ωστόσο στα πρόσφατα εγκαίνια του νέου καταστήματος – ναυαρχίδα
της ΑΒ στο Μαρούσι η διοίκηση επιβεβαίωσε πως σε λίγο καιρό θα υπάρχει «και του πουλιού
το γάλα» στο Άγιο Όρος, κι ας χρησιμοποιεί ελάχιστα πλέον το αξέχαστο σλόγκαν.
Τι «είδε» στη Leader η DECA Investments (και τα τρία νέα deals)
-Η πρώτη, λοιπόν, τοποθέτηση του Diorama II είναι η εταιρεία τροφίμων Leader, στην οποία η
Deca Investments απέκτησε πλειοψηφική συμμετοχή (άνω του 70%). O Σ. Γιαννακάκος (είχε
διατελέσει και CEO στη ΔΕΛΤΑ) που έτρεχε και μεγάλωσε τη Leader, αποφάσισε για
προσωπικούς λόγους να αποχωρήσει και θα διατηρήσει μειοψηφική συμμετοχή. Η Deca έχει
παράδοση σε επενδύσεις στον κλάδο των τροφίμων και τη συνέχισε με τη Leader, την οποία
γνώστης της αγοράς χαρακτήρισε ως «cash machine». Η εταιρεία δραστηριοποιείται στην
αντιπροσώπευση, αποθήκευση, διανομή και εμπορία κυρίως γαλακτοκομικών και τυροκομικών
προϊόντων με αναμενόμενα έσοδα και κέρδη προ φόρων 70 εκατ. ευρώ και 5 εκατ. ευρώ
αντίστοιχα για το 2023. Η Deca, πάντως, μέσω του Diorama II ετοιμάζει άλλα τρία νέα deal που
αναμένεται να ολοκληρωθούν στις αρχές του 2024.
Οι «πολυτελείς δικονομικές διαδικασίες» και η Folli Follie
-Τη μεθεπόμενη Παρασκευή, 29 Δεκεμβρίου, η μετοχή της Folli Follie διαγράφεται από το
χρηματιστηριακό ταμπλό αφού δεν έχει υπάρξει κάποιο -οικονομικό, επιχειρηματικό ή
δικαστικό- γεγονός που να δικαιολογεί τη διατήρησή της. Στο δικαστικό κομμάτι, υπάρχει το
άρθρο 84 παράγραφος 3 του -σχετικά- νέου Ποινικού Κώδικα (2019). Προβλέπει ελαφρυντικό
για τον -οποιοδήποτε- κατηγορούμενο, εφόσον διαπιστωθεί ότι κατά την εκδίκαση της
υπόθεσής του υπήρξε «υπέρβαση της ευλόγου χρονικής διάρκειας της διαδικασίας» χωρίς δική
του υπαιτιότητα. Ποια είναι η εύλογη διάρκεια; Τρία χρόνια. Η δίκη της Follie Follie ξεκίνησε
στις 10 Ιανουαρίου του 2022 κι αυτό σημαίνει ότι ΑΝ στις 10 Ιανουαρίου 2025 δεν έχει
ολοκληρωθεί η εκδίκαση της υπόθεσης σε πρώτο βαθμό, οι κατηγορούμενοι Κουτσολιούτσοι
και οι συνεργάτες τους, θα μπορούν να επικαλεστούν το ελαφρυντικό της «υπέρβασης ευλόγου
διαδικασίας». Άλλο ελαφρυντικό δεν μπορούν να επικαλεστούν. Ούτε τον πρότερο έντιμο βίο
(αφού το έγκλημά τους είχε μεγάλη διάρκεια) ούτε αποκατάσταση θυμάτων, ούτε μεταμέλεια.
Επομένως, η υπερασπιστική στρατηγική των επιφανών νομικών συμβούλων της οικογενείας
είναι προφανής και εξυπηρετείται από τις συνεχείς αναβολές και την αποχή των δικηγόρων. Ο
υπουργός Δικαιοσύνης έχει μια χρυσή ευκαιρία: Να καταργήσει το δικαίωμα της αποχής των
δικηγόρων που δεν υπάρχει σε άλλες πολιτισμένες δημοκρατίας. Όποιος δικηγόρος απέχει,
αντικαθίσταται….
Δεν σχεδιάζει να εγκαταλείψει το Χρηματιστήριο η Σαράντης
-Οι αγορές μετοχών από τους βασικούς μετόχους πυροδότησαν σχετική φημολογία αλλά,
όπως διαβεβαίωσε χθες ο αναπληρωτής CEO Γιάννης Μπούρας, η Σαράντης δεν έχει
πρόθεση να αποχωρήσει από το Χρηματιστήριο της Αθήνας. Η νέα διοίκηση, με την ευκαιρία
της χθεσινής γενικής συνέλευσης, υποσχέθηκε περισσότερη διαφάνεια και εξωστρέφεια στην
επικοινωνία. Στο μεταξύ, στο ΔΣ της Σαράντης εντάχθηκε η Μαριάννα Πολιτοπούλου, πρώην
Γενική Διευθύντρια της ΕΤΕ και CEO της ΝΝ.
Στην «Ελευθεροτυπία» πέρασαν 10 χρόνια κι ακόμη λεφτά δεν είδαν
-Συμπληρώθηκε, αισίως, μια ολόκληρη δεκαετία και οι δημοσιογράφοι της "Ελευθεροτυπίας"
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δεν έχουν λάβει -ακόμη- ούτε...1 Ευρώ από την αποζημίωση έναντι δεδουλευμένων -που
έχουν επιδικαστεί πρωτόδικα υπέρ τους- από την εκποίηση του κτηρίου της «Ε» στην οδό
Μίνωος. Πρόκειται για 25 δημοσιογράφους οι οποίοι είχαν εκφράσει ένσταση ως προς το ύψος
της αποζημίωσης -εξαιρέθηκαν από το σύνολο- και έκτοτε αναμένουν να τελεσιδικήσει η
απόφαση για να πάρουν (μέρος) όσων τους όφειλε η εργοδοσία. Από αναβολή σε αναβολή,
από ένσταση σε ένσταση και από απεργία σε απεργία, έχουν περάσει πλέον των 10 ετών. Η
τελευταία δικάσιμος είχε οριστεί για τις 8 Δεκεμβρίου (σχεδόν έναν χρόνο προτού η
προηγούμενη, που είχε αναβληθεί...) αλλά λόγω της απεργίας των δικηγόρων ορίστηκε
νέα-πολλοστή- για πότε λέτε; Νοέμβριο του 2024. Μία απόφαση για να πάρει κάποιος που
ζημιώθηκε πολλαπλά ένα μέρος μόνον, ποσό που με την πάροδο των χρόνων έχει...
εξαϋλωθεί και λόγω του πληθωρισμού. Τόσο καλά...
Ενας Σωκράτης... από τα παλιά
-Χθες στο Χρηματιστήριο της Αθήνας, σε οποιαδήποτε μετοχή υπήρχε εμπλοκή του ονόματος
Σωκράτης Κόκκαλης, καταγράφονταν νέα υψηλά. Η μετοχή της Intralot είναι σε νέο υψηλό, η
μετοχή της Ιntracom Properties (πρώην Κλουκίνας Λάππας) στο +7,26%, φυσικά η ΙΝΤΡΑΚΑΤ
(στην οποία διατηρεί 5% ο ΣΚ) ακόμη και ο ΚΕΚΡΟΨ έπιασε νέο υψηλό. Όλα αυτά φυσικά
ευνοούν τη «μαμά» εταιρεία Intracom Holdings η οποία φυσικά με άνοδο +2,75% ξεπέρασε την
κεφαλαιοποίηση των 275 εκατ. ευρώ.
Όλοι πλασάρονται για το μεγάλο roadshow της Νέας Υόρκης
-Στόχος του Ομίλου Mytilineos (σημερινή κεφαλαιοποίηση 5,284 δισ. ευρώ) είναι να ξεπεράσει
με άνεση τον ΟΤΕ (σημερινή κεφαλαιοποίηση 5,296 δισ. ευρώ) και να εμφανιστεί στο μεγάλο
roadshow της JP Morgan στη Νέα Υόρκη έχοντας εδραιωθεί ως η 5η σε χρηματιστηριακή αξία
εταιρεία του Χρηματιστηρίου της Αθήνας. Στόχος του Ομίλου της Τρ. Πειραιώς είναι να
εμφανίσει στους Αμερικανούς επενδυτές ένα μεγάλο πακέτο μετοχών αξίας 1,1 δισ. ευρώ
(δηλαδή το 27% των μετοχών που έχει το ΤΧΣ) τουλάχιστον, άμεσα διαθέσιμο προς επένδυση.
Σε συνδυασμό με το εξίσου μεγάλης αξίας ποσοστό των μετοχών του Διεθνούς Αεροδρομίου
Ελευθέριος Βενιζέλος, το Ελληνικό Χρηματιστήριο θα έχει να παρουσιάσει στα βαριά
αμερικανικά πορτοφόλια μεγάλα πακέτα με αξιόλογες προοπτικές.
Το Λιμάνι του Πειραιά αποζημιώνει τους Κινέζους
-Το Λιμάνι του Πειραιά διαδραματίζει πλέον κομβικό ρόλο στον σύγχρονο «δρόμο του
Μεταξιού» που στήνει το Πεκίνο του Σι Τζινπίνγκ. Η μετοχή του ΟΛΠ, στα 23 ευρώ, βρίσκεται
πλέον -για πρώτη φορά μετά το 2018- πάνω από τον μέσο όρο της τιμής κτήσης των μετοχών
από την Cosco. Αξίζει 575 εκατ. ευρώ, δηλαδή «5 Ηγουμενίτσες» ή -κι αυτό έχει σημασία για
τους Κινέζους- μόλις μισή φορά την αξία του Λιμανιού της Βαλένθια. Τα υψηλά διοικητικά
κλιμάκια της Cosco στην Ελλάδα υπό τον Yu Zenggang, είναι προσηλωμένα στην υλοποίηση
ενός ευρύτερου master plan που θέλουν να καθιερώσουν τον Πειραιά ως το 3ο μεγαλύτερο
λιμάνι της Ευρώπης και σε χρηματιστηριακή αξία.
Πρώτη νίκη χωρίς μεγάλο όγκο συναλλαγών
-Το διεθνές κλίμα είναι ευνοϊκό. Ακόμη και το Χρηματιστήριο του Τόκιο πετά στο υψηλότερο
σημείο των τελευταίων 33 ετών. Στην Ελλάδα, επικρατεί κλίμα σταθερότητας και προοπτικής.
Ο Γενικός Δείκτης κατάφερε να ξεπεράσει τις 1.300 μονάδες με αξία συναλλαγών χαμηλότερη
των 100 εκατ. ευρώ (80 εκατ. ευρώ με 5,084 εκατ. ευρώ σε 17 πακέτα). Μέχρι το πρώτο
δεκαήμερο του Ιανουαρίου, δεν περιμένουμε σημαντικές επιχειρηματικές και οικονομικές
ανακοινώσεις, γι’ αυτό έχει δημιουργηθεί ένα «χρηματιστηριακό ξέφωτο» που επιτρέπει στους
διαχειριστές να χτίζουν χαλαρά τα χαρτοφυλάκια τους. Μετά θα ξαναμπούμε σε μια «data
driven market» και θα περιμένουμε τις εξελίξεις. Η ΔΕΗ συνεχίζει να απεγκλωβίζει τους
πιστούς της οπαδούς στα 11,42 Ευρώ και χρηματιστηριακή αξία 4,36 δισ. ευρώ που
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ανταποκρίνεται αξιοπρεπώς στο παρόν αφήνοντας υποσχέσεις για το μέλλον. Οι τράπεζες
κράτησαν το τέμπο χωρίς υπερβολές αφήνοντας χώρο στον Ελλάκτωρα (+3,21%), την Jumbo
(+2,86%) και τον ΤΙΤΑΝα (+ 2,1%). Συνεχίζεται το παιχνίδι των αποτιμήσεων για τα βιβλία των
επαγγελματιών.
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Barron’s: Η μεταμόρφωση της Ελλάδας μόλις τώρα ξεκινά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η ανάκαμψη της Ελλάδας μόλις τώρα ξεκινά, γράφει στο αμερικανικό περιοδικό Barron’s η
βραβευμένη με Emmy δημοσιογράφος  Patti Domm.
Πολλοί από τους επενδυτές που «κάηκαν» στην τραυματική ελληνική κρίση είναι σήμερα
επιφυλακτικοί απέναντι στη χώρα, με αποτέλεσμα η ανάκαμψη της οικονομίας να έχει περάσει
απαρατήρητη για πολλούς, σημειώνει το άρθρο.
Για αυτό και το Barron’s επισημαίνει ότι η ελληνική οικονομία υπεραποδίδει, ο τουρισμός
σημειώνει άνθηση και το χρηματιστήριο έχει ενισχυθεί κατά 40% φέτος, ενώ κάποιοι επενδυτές
εκτιμούν ότι τα περιθώρια ανόδου δεν έχουν εξαντληθεί.
Όπως ο δισεκατομμυριούχος διαχειριστής hedge fund John Paulson, ο οποίος δηλώνει
αισιόδοξος και αναζητά περαιτέρω ευκαιρίες στην Ελλάδα. «Ένας δείκτης είναι η αξία του
χρηματιστηρίου ως προς το συνολικό ύψος της οικονομίας. Στην Ελλάδα βρίσκεται περίπου
στο 30% σήμερα. Το προηγούμενο υψηλό ήταν 80% και ο ευρωπαϊκός μέσος όρος είναι 80%»,
λέει ο Paulson.
Σύμφωνα με το άρθρο, η Ελλάδα αναμένεται να ωφεληθεί το 2024 από τις τάσεις που θα
βοηθήσουν και τις άλλες οικονομίες: Τον χαμηλότερο πληθωρισμό και τις μειώσεις των
επιτοκίων.
Επιπλέον, έπειτα από την αναβάθμισή της στην επενδυτική βαθμίδα, η χώρα αναμένεται να δει
μία εισροή νέων επενδυτών μέσα στη χρονιά.
Οι οίκοι αξιολόγησης δίνουν σε μεγάλο βαθμό τα εύσημα στην κυβέρνηση Μητσοτάκη,
επομένως η επανεκλογή της τον Ιούνιο σημαίνει ότι αυτή η θετική δημοσιονομική προσέγγιση
θα συνεχιστεί για τα επόμενα τέσσερα χρόνια, με το Barron’s να θυμίζει ότι το χρέος κορύφωσε
στο 205% του ΑΕΠ το 2020, αλλά η Fitch εκτιμά ότι θα πέσει στο 141,2% έως το 2027.
«Η Ελλάδα είναι μια ανεπτυγμένη χώρα που είχε μια κρίση αναδυόμενης χώρας», λέει στο
Barron’s ο Αθανάσιος Βαμβακίδης, της Bank of America.
Όμως, η οικονομία αναμένεται να συνεχίσει να ωφελείται από τα Ταμείο Ανάκαμψης, με την
κυβέρνηση να προβλέπει αύξηση  15% στις ιδιωτικές επενδύσεις το 2024.
Η έμφαση της Αθήνας στην προσέλκυση επενδύσεων ήταν εμφανής στο πρόσφατο συνέδριο
της Capital Link στη Νέα Υόρκη, όπου οι επενδυτές, οι τραπεζίτες και οι κυβερνητικοί
αξιωματούχοι που συγκεντρώθηκαν στο Metropolitan Club ήταν αισιόδοξοι για τις προοπτικές
της Ελλάδας.
«Είναι σαφές ότι η πολιτική σταθερότητα και η δυναμική της ελληνικής οικονομίας, η τροχιά της
πιστοληπτικής αξιολόγησης και τα επιτυχημένα πρόσφατα deals έχουν πυροδοτήσει μια
μεγάλη αλλαγή» στο ενδιαφέρον των επενδυτών, λέει η Beth Hammack, της Goldman Sachs.
Όπως είπε η  Hammack στο συνέδριο της Capital Link, η επενδυτική βάση της Ελλάδας
διευρύνθηκε και περιλαμβάνει περισσότερους long-only επενδυτές.
«Επίσης, βλέπουμε μία μετάβαση από τους επενδυτές των αναδυόμενων αγορών σε
περισσότερα funds των ανεπτυγμένων αγορών. Πιστεύουμε ότι οι τάσεις αυτές θα
συνεχιστούν», είπε.
 Ο John Paulson συμφωνεί. «Μου φαίνεται ότι βρισκόμαστε μόλις στην αρχή της
μεταμόρφωσης και της ανάκαμψης της Ελλάδας», είπε ο διαχειριστής στο συνέδριο.
Όπως σημειώνει το Barron’s, η Ελλάδα ήταν ο χειρότερος εχθρός του εαυτού της τα χρόνια της
κρίσης. «Επιτέλους κάνουν το σωστό», είπε ο Αθ. Βαμβακίδης της BofA, επομένως, εάν κάτι
πάει στραβά τα επόμενα χρόνια, οι επενδυτές πιστεύουν ότι αυτό θα οφείλεται σε κάποιον
εξωτερικό παράγοντα και όχι στις αποφάσεις της ίδιας της Ελλάδας.
moneyreview.gr 
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Διαβάστε επίσης:
Scope: Βλέπει ανάπτυξη 2,2% το 2024 στην Ελλάδα – Το χρέος θα πέσει στο 141% σε 5
χρόνια
Capital Economics: Ανάπτυξη 2,6% στην Ελλάδα το 2024 – Η οικονομία υπεραποδίδει, το
χρέος μειώνεται
UBS: «Ταύρος» για τα ελληνικά ομόλογα – Βλέπει ανάπτυξη 3% και μείωση του χρέους
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ΤτΕ: Χαμηλώνει ο πήχης της ανάπτυξης στο 2,5% το 2024
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
20.12.2023 12:59
Οικονομία
Newsroom
Σύμφωνα με τα όσα προβλέπονται στην ενδιάμεση έκθεση του διοικητή της ΤτΕ Γιάννη
Στουρνάρα, το 2024 ο ρυθμός ανάπτυξης της ελληνικής οικονομίας θα διαμορφωθεί στο 2,5% -
Σταδιακή μείωση πληθωρισμού, έως 2% το 2026.
«Χαμήλωσε» τον πήχη της ανάπτυξης της ελληνικής οικονομίας στο 2,5% (από 3%) για το
2024 η ΤτΕ, σύμφωνα με τα όσα προβλέπονται στην ενδιάμεση έκθεση του διοικητή Γιάννη
Στουρνάρα. Παράλληλα, προχωρά στην ανησυχητική πρόβλεψη ότι ο πληθωρισμός δε θα
«πέσει» κάτω από το όριο που θέτει η ΕΚΤ (2%) μέχρι το 2026!
Η ΤτΕ «κατεβάζει» την πρόβλεψή της για τον πληθωρισμό του χρόνου στο 3% (από 3,5%
πριν) ενώ αναμένει ποσοστό 2,4% το 2025 και 2,1% το 2026.
Σύμφωνα με τις τρέχουσες προβλέψεις της Τράπεζας της Ελλάδος, ο ρυθμός ανάπτυξης της
ελληνικής οικονομίας το 2023 αναμένεται να διαμορφωθεί στο 2,4%, να αυξηθεί οριακά στο
2,5% το 2024 και το 2025 και να υποχωρήσει ελαφρά στο 2,3% το 2026. Συνεπώς, η ελληνική
οικονομία προβλέπεται να αναπτυχθεί με ταχύτερους ρυθμούς σε σύγκριση με την ευρωζώνη.
Η προς τα κάτω αναθεώρηση του ρυθμού μεγέθυνσης για το 2024 σε σχέση με την πρόβλεψη
του Ιουνίου (3,0%), όπως αναφέρει ο ot.gr αντανακλά την προς τα κάτω αναθεώρηση του
ρυθμού μεγέθυνσης στην ευρωζώνη και την αναμενόμενη διατήρηση των επιτοκίων
νομισματικής πολιτικής σε υψηλό επίπεδο για μεγαλύτερο διάστημα.
Βασικές κινητήριες δυνάμεις της οικονομίας τα επόμενα έτη θα συνεχίσουν να είναι η ιδιωτική
κατανάλωση, οι επενδύσεις και οι εξαγωγές, ενώ η καθαρή συμβολή του εξωτερικού τομέα θα
είναι οριακά αρνητική.
Η νομισματική πολιτική εκτιμάται ότι θα συνεχίσει να επιδρά συσταλτικά στην οικονομική
δραστηριότητα, ενώ θετικά στην ανάπτυξη θα συμβάλουν οι επενδύσεις χάρη στους πόρους
του Μηχανισμού Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας.
Ο πληθωρισμός, βάσει του Εναρμονισμένου Δείκτη Τιμών Καταναλωτή, εκτιμάται ότι θα
συνεχίσει την καθοδική του πορεία. Το 2023 αναμένεται να υποχωρήσει σε 4,1%, από 9,3% το
2022, αντανακλώντας τη μεγάλη μείωση των τιμών των ενεργειακών αγαθών. Μέχρι το τέλος
της περιόδου πρόβλεψης (2026), ο πληθωρισμός θα συγκλίνει προς το στόχο της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας (2%). Στην καθοδική πορεία του πληθωρισμού θα συμβάλουν όλες οι
συνιστώσες του. O πυρήνας του πληθωρισμού προβλέπεται στο 5,3% το 2023, ενώ θα μειωθεί
έντονα το 2024 και στη συνέχεια θα αποκλιμακώνεται σταθερά.
Κίνδυνοι και αβεβαιότητες
Οι κίνδυνοι που περιβάλλουν τις προβλέψεις της Τράπεζας της Ελλάδος για την ανάπτυξη είναι
κυρίως καθοδικοί. Αναλυτικότερα, κινδύνους για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας
αποτελούν: (α) τυχόν επιδείνωση της γεωπολιτικής κρίσης στην Ουκρανία και στη Μέση
Ανατολή και οι συνεπαγόμενες επιπτώσεις στο διεθνές οικονομικό περιβάλλον, (β) ο
χαμηλότερος του αναμενομένου ρυθμός απορρόφησης και αξιοποίησης των κονδυλίων του
Μηχανισμού Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, (γ) η καθυστέρηση υλοποίησης των
μεταρρυθμίσεων, που θα επιβράδυνε τη διαδικασία ενίσχυσης της παραγωγικότητας της
οικονομίας και της ανταγωνιστικότητας των επιχειρήσεων, και (δ) ακραία καιρικά φαινόμενα
(πλημμύρες και πυρκαγιές, όπως συνέβη το 2023). Η ελληνική οικονομία θα επηρεαστεί θετικά
σε περίπτωση που η ανάκτηση της επενδυτικής κατηγορίας στην πιστοληπτική αξιολόγηση του
Ελληνικού Δημοσίου προκαλέσει ισχυρότερες ευνοϊκές επιδράσεις από τις αναμενόμενες ή σε
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περίπτωση που τα έσοδα από τον τουρισμό υπερβούν ξανά τις προσδοκίες.
Προκλήσεις
Πληθωρισμός: Για όσο διάστημα είναι απαραίτητη η περιοριστική νομισματική πολιτική της
ΕΚΤ με στόχο τη μείωση του πληθωρισμού στο στόχο του 2% μεσοπρόθεσμα, η κατεύθυνση
της δημοσιονομικής πολιτικής θα πρέπει να είναι περιοριστική, ώστε να μην δημιουργείται
πλεονάζουσα ζήτηση που θα μπορούσε να ενισχύσει περαιτέρω τις τρέχουσες πληθωριστικές
πιέσεις και κατ’ επέκταση τις πληθωριστικές προσδοκίες. Είναι κρίσιμο οι εθνικές πολιτικές να
συμβάλουν στη συγκράτηση των πληθωριστικών προσδοκιών, ώστε να αποφευχθεί ένα
σπιράλ αυξητικής δυναμικής των τιμών, που θα οδηγούσε σε εντονότερη και μεγαλύτερης
διάρκειας αυστηροποίηση της νομισματικής πολιτικής.
Υψηλό δημόσιο χρέος ως ποσοστό του ΑΕΠ: Παρά την αύξηση των επιτοκίων κατά τη διάρκεια
του 2023, οι κίνδυνοι για τη βιωσιμότητα του δημόσιου χρέους παραμένουν οριοθετημένοι
μεσοπρόθεσμα. Ωστόσο, μακροπρόθεσμα εκτιμάται αυξημένη αβεβαιότητα, καθώς η σταδιακή
αναχρηματοδότηση των δανειακών υποχρεώσεων προς τον επίσημο τομέα με όρους αγοράς
θα αυξήσει την έκθεση του Ελληνικού Δημοσίου στον επιτοκιακό κίνδυνο.
Μη εξυπηρετούμενα δάνεια και υψηλό ιδιωτικό χρέος: Ο δείκτης μη εξυπηρετούμενων δανείων
(ΜΕΔ), παρά την αξιοσημείωτη αποκλιμάκωσή του, παραμένει υψηλότερος από το μέσο όρο
των τραπεζών της ευρωζώνης και είναι αναγκαία η μείωσή του σε ένα περιβάλλον αυξημένων
επιτοκίων για μακρότερο χρονικό διάστημα. Ταυτόχρονα, το ιδιωτικό χρέος ως ποσοστό του
ΑΕΠ παραμένει σε πολύ υψηλά επίπεδα και αποτελεί τροχοπέδη για την ανάπτυξη.
Χρόνιες αδυναμίες στην αγορά εργασίας: Παρά την αισθητή μείωση της ανεργίας χάρη στις
μεταρρυθμίσεις που υλοποιούνται τα τελευταία έτη, αρκετές στρεβλώσεις συνεχίζουν να
υφίστανται, καθώς τα ποσοστά ανεργίας των γυναικών και των νέων παραμένουν σημαντικά
υψηλότερα του μέσου όρου της Ευρωπαϊκής Ένωσης (ΕΕ). Η επιθυμητή περαιτέρω μείωση
της ανεργίας συναρτάται και με το πόσο εύκολα μπορούν οι επιχειρήσεις να προσλάβουν
προσωπικό σύμφωνα με τις ανάγκες τους. Η αναντιστοιχία μεταξύ ζητούμενων και
προσφερόμενων θέσεων εργασίας καθυστερεί την ταχεία αποκλιμάκωση της ανεργίας και, σε
συνδυασμό με το χαμηλό ποσοστό συμμετοχής των γυναικών στο εργατικό δυναμικό,
επιβραδύνει το δυνητικό ρυθμό ανάπτυξης.
Χαμηλή διαρθρωτική ανταγωνιστικότητα: Η κατάταξη της Ελλάδος σε όρους διαρθρωτικής
ανταγωνιστικότητας παρουσιάζει στασιμότητα ή και υποχώρηση το 2023, μετά την αποτύπωση
μεγάλης προόδου την περίοδο 2020-2022. Συγκριτικά μειονεκτήματα της ελληνικής οικονομίας,
σύμφωνα με το δείκτη ανταγωνιστικότητας του IMD (Ιούνιος 2023), θεωρούνται η έλλειψη
ανταγωνιστικού φορολογικού πλαισίου, το αναποτελεσματικό νομικό πλαίσιο και η χαμηλή
ποιότητα εταιρικής διακυβέρνησης. Πρόσθετα παραδείγματα εγγενών αδυναμιών αποτελούν η
φοροδιαφυγή, η γραφειοκρατία και η αναποτελεσματικότητα που εξακολουθεί να υπάρχει στις
μεταβιβάσεις ακινήτων, στο χωροταξικό σχεδιασμό, στην ολοκλήρωση του Εθνικού
Κτηματολογίου και στον ψηφιακό μετασχηματισμό της δημόσιας διοίκησης. Ειδική μνεία θα
πρέπει να γίνει στη χαμηλή αποτελεσματικότητα του δικαστικού συστήματος. Σύμφωνα με
στοιχεία της Ευρωπαϊκής Επιτροπής (The 2023 EU Justice Scoreboard), o χρόνος που
χρειάζεται για την επίλυση αστικών διαφορών σε πρωτοβάθμια δικαστήρια συνέχισε να
αυξάνεται, σε 728 ημέρες το 2021 από 637 ημέρες το 2019.
Προτάσεις πολιτικής
Σε ένα περιβάλλον υψηλού πληθωρισμού, χαμηλότερων ρυθμών οικονομικής ανάπτυξης,
υψηλών επιτοκίων και αυξημένης αβεβαιότητας λόγω των διαδοχικών κρίσεων, με αυξημένους
γεωπολιτικούς κινδύνους και με τις επιπτώσεις της κλιματικής κρίσης να γίνονται ολοένα πιο
έκδηλες και αισθητές σε ευρύτερα τμήματα του πληθυσμού, η αξιοπιστία της οικονομικής
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πολιτικής ως προς το μεσοπρόθεσμο σχεδιασμό αποκτά καθοριστική σημασία. Στο πλαίσιο
αυτό, και προκειμένου να βελτιωθεί η ανθεκτικότητα της οικονομίας και να αντιμετωπιστούν οι
μεσομακροπρόθεσμες προκλήσεις και χρόνιες αδυναμίες της ελληνικής οικονομίας, η
οικονομική πολιτική οφείλει να δώσει έμφαση στους παρακάτω τομείς:
1ον Διατηρήσιμη αποκλιμάκωση του πληθωρισμού. Οι επιχειρήσεις θα πρέπει να περιορίσουν,
όπου είναι εφικτό, το περιθώριο κέρδους τους ώστε να αποφευχθεί το φαινόμενο του
“πληθωρισμού κερδών”. Βραχυπρόθεσμα απαιτείται εντατικοποίηση των ελέγχων των
αρμόδιων ελεγκτικών μηχανισμών και της Επιτροπής Ανταγωνισμού ώστε να αποφευχθούν
φαινόμενα αισχροκέρδειας και ολιγοπωλιακές πρακτικές. Μεσομακροπρόθεσμα απαιτείται η
ενίσχυση του ανταγωνισμού στις αγορές προϊόντων, με άρση των πάσης φύσεως ρυθμιστικών
εμποδίων στον ανταγωνισμό ώστε να διευκολυνθεί η είσοδος νέων επιχειρήσεων. Παράλληλα,
οι μισθολογικές αυξήσεις, οι οποίες εντείνονται λόγω της στενότητας στην αγορά εργασίας, θα
πρέπει να είναι τέτοιες ώστε να καλύπτουν την απώλεια αγοραστικής δύναμης των
εργαζομένων, χωρίς όμως να δημιουργούν ένα σπιράλ αυξήσεων μισθών-τιμών που θα
οδηγούσε και σε χειροτέρευση της ανταγωνιστικότητας.
2ον Επιτάχυνση της απορρόφησης και αποτελεσματική αξιοποίηση των πόρων του
ευρωπαϊκού μέσου ανάκαμψης NGEU και του ΕΣΠΑ 2021-2027. Οι πόροι αυτοί θα πρέπει να
κατευθυνθούν σε οικονομικά και περιβαλλοντικά βιώσιμους τομείς υψηλής τεχνολογίας, οι
οποίοι έχουν εξαγωγικό προσανατολισμό, καθώς και στη βελτίωση των υποδομών.
3ον Συνέχιση και ενίσχυση των μεταρρυθμίσεων, ιδιαίτερα σε τομείς με χρόνιες δυσλειτουργίες,
όπως για παράδειγμα η απονομή της δικαιοσύνης. Συνεπώς απαιτούνται δράσεις (κάποιες
από τις οποίες περιλαμβάνονται στο σχέδιο Ελλάδα 2.0) που στοχεύουν στον εκσυγχρονισμό
και την επιτάχυνση της απονομής της δικαιοσύνης, μέσω της αναβάθμισης των δεξιοτήτων των
δικαστών, καθώς και των συστημάτων τήρησης αρχείων και πληροφορικής στα δικαστήρια, και
μέσω της υιοθέτησης νομοθεσίας για την παρακολούθηση και βελτίωση της απόδοσης των
δικαστικών υπαλλήλων και την αναθεώρηση του δικαστικού χάρτη για όλους τους κλάδους της
δικαιοσύνης.
4ον Βελτίωση του επιχειρηματικού περιβάλλοντος ώστε να ενισχυθούν οι επενδύσεις και η
παραγωγικότητα της εργασίας. Δράσεις προς αυτή την κατεύθυνση περιλαμβάνουν την
καταπολέμηση της γραφειοκρατίας και τον ψηφιακό μετασχηματισμό της δημόσιας διοίκησης,
αλλά και τη βελτίωση της φορολογικής διοίκησης και την απλοποίηση του φορολογικού
συστήματος που θα μπορούσε να ενισχύσει την ασφάλεια δικαίου για τους επενδυτές και να
βοηθήσει στην αντιμετώπιση του επενδυτικού κενού. Παράλληλα, απαιτείται η άρση των
κανονιστικών περιορισμών στην πρόσβαση και την άσκηση ορισμένων επαγγελματικών
υπηρεσιών, οι οποίοι παραμένουν υψηλότεροι από ό,τι κατά μέσο όρο στην ΕΕ, η αύξηση των
επιχειρηματικών δαπανών για έρευνα και ανάπτυξη, οι οποίες υπολείπονται του ευρωπαϊκού
μέσου όρου, και η βελτίωση του επιπέδου ψηφιοποίησης της οικονομίας.
5ον Αντιμετώπιση της φοροδιαφυγής. Η καταπολέμηση της φοροδιαφυγής θα δημιουργήσει
επιπλέον δημοσιονομικό χώρο, ικανό για μια ευρύτερη μεταρρύθμιση του φορολογικού
συστήματος και την προώθηση της φορολογικής δικαιοσύνης.
6ον Μείωση του λόγου δημόσιου χρέους προς ΑΕΠ. Παρότι δεν υπάρχουν άμεσοι κίνδυνοι για
το δημόσιο χρέος από την άνοδο των επιτοκίων, εξαιτίας των ευνοϊκών χαρακτηριστικών της
διάρθρωσης του χρέους, θα πρέπει να τονιστεί ότι αυτά δεν είναι μόνιμα. Παρέχουν μόνο ένα
σημαντικό παράθυρο ευκαιρίας προκειμένου το δημόσιο χρέος να παραμείνει βιώσιμο κατά την
επερχόμενη σταδιακή λήξη και αντικατάσταση των ευνοϊκών δανείων, που χορηγήθηκαν στο
πλαίσιο των μνημονίων, με νέο δανεισμό σε όρους αγοράς. Προκειμένου να αξιοποιηθεί αυτό
το παράθυρο ευκαιρίας, απαιτείται η επίτευξη δημοσιονομικών πλεονασμάτων με σκοπό τη
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διατήρηση της δημοσιονομικής βιωσιμότητας.
7ον Αντιμετώπιση των προκλήσεων των φυσικών καταστροφών εξαιτίας της κλιματικής
αλλαγής. Η πρόσφατη εμπειρία των καταστροφικών επιπτώσεων της κλιματικής αλλαγής
κατέδειξε την ανάγκη πρόβλεψης ειδικών κονδυλίων για έργα προσαρμογής και για την
παροχή έκτακτης βοήθειας, πέρα από τις απαραίτητες επενδύσεις για έργα μετριασμού των
επιπτώσεων της κλιματικής κρίσης σε μεσομακροπρόθεσμο ορίζοντα. Το αυξημένο κόστος των
φυσικών καταστροφών θα πρέπει να καλύπτεται είτε από ευρωπαϊκά κονδύλια, είτε από
πρόσθετες πηγές εθνικών εσόδων, ενώ κρίνεται επιβεβλημένη και η προώθηση της ιδιωτικής
ασφάλισης περιουσιακών στοιχείων ώστε να περιοριστεί το δημοσιονομικό κόστος.
8ον Αντιμετώπιση του προβλήματος της αναντιστοιχίας μεταξύ ζητούμενων και
προσφερόμενων θέσεων εργασίας και αύξηση της συμμετοχής των γυναικών στο εργατικό
δυναμικό. Για να αντιμετωπιστεί η αναντιστοιχία μεταξύ ζητούμενων και προσφερόμενων
θέσεων εργασίας, απαιτούνται, μεταξύ άλλων, η συνέχιση και η αναβάθμιση της τεχνικής
εκπαίδευσης, η κατάρτιση των μακροχρόνια ανέργων στις νέες δεξιότητες, αλλά και η συνεχής
ανάπτυξη και χρήση των δεξιοτήτων των εργαζομένων σε όλη τη διάρκεια του εργασιακού τους
βίου. Εξίσου απαραίτητες παραμένουν οι παρεμβάσεις για την ένταξη και παραμονή στην
αγορά εργασίας των γυναικών, που θα συντελέσει στην οικονομική ανάπτυξη και στη
διατήρηση της κοινωνικής συνοχής.
9ον Περαιτέρω ενίσχυση της ανθεκτικότητας του τραπεζικού τομέα. Οι τράπεζες οφείλουν να
ενισχύσουν περαιτέρω τα κεφαλαιακά τους αποθέματα αξιοποιώντας την αυξημένη
κερδοφορία, η οποία διαμορφώνει ευνοϊκές συνθήκες για την εσωτερική δημιουργία κεφαλαίου.
Επίσης, απαιτείται περαιτέρω διερεύνηση της διασύνδεσης των κινδύνων της κλιματικής
αλλαγής με το χρηματοπιστωτικό σύστημα.
10ον Αντιμετώπιση του ιδιωτικού χρέους που είναι εκτός τραπεζικού τομέα. Αυτό μπορεί να
επιτευχθεί με την παροχή διατηρήσιμων λύσεων ρύθμισης για τους “βιώσιμους” πιστούχους και
τη ρευστοποίηση των εμπράγματων εξασφαλίσεων για τις υπόλοιπες περιπτώσεις. Στην
αντιμετώπιση του προβλήματος αναμένεται να βοηθήσουν και οι βελτιώσεις στον εξωδικαστικό
μηχανισμό και ιδίως η λειτουργία του φορέα απόκτησης και επαναμίσθωσης ακινήτων.
11ον Προσέλκυση ξένων επενδυτικών κεφαλαίων, η οποία θα βοηθήσει στην περαιτέρω
μείωση του επενδυτικού κενού. Προς το σκοπό αυτό, απαιτείται η βελτίωση του
επιχειρηματικού περιβάλλοντος, ώστε να διευκολυνθεί η εισροή ξένων άμεσων επενδύσεων.
Ταυτόχρονα όμως απαιτείται και η αναβάθμιση των δυνατοτήτων χρηματοδότησης των
ελληνικών επιχειρήσεων μέσω διεθνών επενδύσεων χαρτοφυλακίου (υπό τη μορφή εκδόσεων
χρέους και μετοχικών συμμετοχών) ώστε να επιταχυνθεί η υλοποίηση νέων ιδιωτικών
επενδύσεων, ιδίως στον τομέα της τεχνολογίας. Ωστόσο, κάτι τέτοιο απαιτεί και βελτίωση της
ποιότητας των λογιστικών καταστάσεων και συνολικά της εταιρικής διακυβέρνησης, ώστε να
ξεπεραστούν προβλήματα ασύμμετρης πληροφόρησης που εμποδίζουν την είσοδο δυνητικά
ενδιαφερόμενων διεθνών επενδυτών.
Η εδραίωση της εμπιστοσύνης των διεθνών επενδυτών στις προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας επισφραγίστηκε με την αναβάθμιση του αξιόχρεου του Ελληνικού Δημοσίου στην
επενδυτική κατηγορία. Επιπλέον, παρά τις αλλεπάλληλες διεθνείς κρίσεις και την υψηλή
αβεβαιότητα εξαιτίας των γεωπολιτικών εντάσεων, η ελληνική οικονομία προβλέπεται να
αναπτυχθεί με ταχύτερους ρυθμούς σε σύγκριση με την ευρωζώνη εφέτος αλλά και τα επόμενα
χρόνια, ενισχύοντας τη διαδικασία σύγκλισης του πραγματικού κατά κεφαλήν ΑΕΠ με τα μέσα
επίπεδα της ευρωζώνης. Ωστόσο, οι θετικές προοπτικές δεν πρέπει να οδηγούν σε
εφησυχασμό, καθώς η τρέχουσα διαβάθμιση του Ελληνικού Δημοσίου υπολείπεται αισθητά της
πιστοληπτικής αξιολόγησης που είχε το 2009, αλλά και της μέσης πιστοληπτικής αξιολόγησης
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που έχουν σήμερα οι χώρες της ευρωζώνης. Συνεπώς απαιτείται υπευθυνότητα και συνέχιση
της προσπάθειας ώστε να διατηρηθεί η εμπιστοσύνη των διεθνών επενδυτών στην ασκούμενη
οικονομική πολιτική και να συνεχιστούν οι αναβαθμίσεις της πιστοληπτικής αξιολόγησης του
Ελληνικού Δημοσίου.
Βασικοί πυλώνες αυτής της προσπάθειας θα πρέπει να είναι η συνέχιση της συνετής
δημοσιονομικής διαχείρισης, η αξιοποίηση των διαθέσιμων ευρωπαϊκών πόρων σε
στρατηγικούς τομείς της οικονομίας και η υλοποίηση των αναγκαίων μεταρρυθμίσεων. Οι
δράσεις αυτές θα επιτρέψουν την ταχεία υποχώρηση του λόγου δημόσιου χρέους προς ΑΕΠ,
την αύξηση των επενδύσεων σε τομείς που σχετίζονται με την πράσινη και ψηφιακή μετάβαση
της ελληνικής οικονομίας και τη βελτίωση της παραγωγικότητας και της διαρθρωτικής
ανταγωνιστικότητας. Κάτι τέτοιο θα οδηγήσει σε υψηλότερο δυνητικό ρυθμό ανάπτυξης, σε
ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής και σε επιτάχυνση της πραγματικής σύγκλισης με την
ευρωζώνη.
Ελληνική οικονομία ΤτΕ Γιάννης Στουρνάρας πληθωρισμός ανάπτυξη
Ακολούθησε το Βήμα στο Google news και μάθε όλες τις τελευταίες ειδήσεις.
Σχετικά άρθρα 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη
ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ από την CAPITAL LINK 30.11.2023, 18:51
O Γιάννης Στουρνάρας έγινε μάθημα στο Πανεπιστήμιο! 12.12.2023, 09:42
Η κλιματική αλλαγή επηρεάζει πληθωρισμό και ανάπτυξη, λέει ο Γιάννης Στουρνάρας
08.12.2023, 21:13
Στουρνάρας στο Politico: Αναθεωρεί τις προβλέψεις για πληθωρισμό και ανάκαμψη
29.11.2023, 12:31
Στουρνάρας: 4+1 συστάσεις για τις τράπεζες – Τι είπε για τον κλιματικό κίνδυνο 09.11.2023,
09:28
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Σε νέα αύξηση κεφαλαίου προχωράει η Trastor
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Σχόλια
Σε μία ακόμη αύξηση κεφαλαίου, πέραν εκείνης που «τρέχει» αυτή την περίοδο, αναμένεται να
προχωρήσει στο τέλος του 2024 ή το αργότερο στις αρχές του 2025, η Trastor ΑΕΕΑΠ,
θυγατρική του ομίλου της Τράπεζας Πειραιώς. Σύμφωνα με τον Τάσο Καζίνο, διευθύνοντα
σύμβουλο της εταιρείας, η αύξηση αυτή θα έχει στόχο «την προσέλκυση νέων μετόχων και τη
διεύρυνση του ποσοστού ευρείας διασποράς των μετοχών της εταιρείας». Σύμφωνα με
πληροφορίες, το μέγεθος της αύξησης αυτής είναι πιθανό να κυμαίνεται μεταξύ 80-100 εκατ.
ευρώ. Ανάλογες κινήσεις μάλιστα εκτιμάται ότι θα πραγματοποιήσουν κι άλλες εταιρείες του
κλάδου των ΑΕΕΑΠ, που δεν εξασφαλίζουν υψηλή διασπορά του μετοχικού τους κεφαλαίου,
ώστε να ενισχύεται η εμπορευσιμότητα των μετοχών τους.
Αυτό το διάστημα η Trastor «τρέχει» αύξηση κεφαλαίου ύψους 75 εκατ. ευρώ (τα καθαρά
έσοδα θα διαμορφωθούν σε 74,3 εκατ. ευρώ για τη χρηματοδότηση του επόμενου κύκλου των
επενδύσεών της). Ποσό 39,8 εκατ. ευρώ θα αξιοποιηθεί εντός των επόμενων 18 μηνών για την
απόκτηση νέων ακινήτων και τη χρηματοδότηση μελλοντικών επενδύσεων της εταιρείας.
Επιπλέον 15,9 εκατ. ευρώ θα διοχετευθούν έως το πρώτο εξάμηνο του 2025 για την
ολοκλήρωση των έργων ανάπτυξης ακινήτων, που έχει θέσει σε εξέλιξη η εισηγμένη. Μεταξύ
αυτών περιλαμβάνεται η κατασκευή ενός κτιρίου γραφείων σε ιδιόκτητο οικόπεδο στην οδό
Αμαρουσίου – Χαλανδρίου.
ΑΕΕΑΠ: Αναπτύσσουν δικά τους και δεν αγοράζουν νέα ακίνητα
Παράλληλα, 18,6 εκατ. ευρώ θα διατεθούν εντός του 2024 για την απόκτηση των μετοχών των
εταιρειών «Σόλων Κτηματική» και «Φινέας Κτηματική», οι οποίες έχουν στην κατοχή τους
ακίνητα, επί των οποίων ανεγείρονται σύγχρονοι αποθηκευτικοί χώροι στην περιοχή του
Ασπροπύργου. Συγκεκριμένα, η «Σόλων» διαθέτει 30 στρέμματα, επί των οποίων
κατασκευάζεται ένα συγκρότημα logistics 23.800 τ.μ. Μέρος των εσόδων της αύξησης θα
διατεθεί για την εξαγορά του ακινήτου, μόλις αυτό ολοκληρωθεί. Εχει ήδη καταβληθεί
προκαταβολή 6,8 εκατ. ευρώ, ενώ θα απαιτηθούν επιπλέον 13,2 εκατ. ευρώ. Αντίστοιχα, η
«Φινέας» διαθέτει οικόπεδα επί των οποίων κατασκευάζονται δύο κέντρα αποθήκευσης και
διανομής, επιφανείας 10.981 τ.μ. και 4.545 τ.μ. αντιστοίχως. Για την απόκτηση της εν λόγω
εταιρείας, η Trastor θα διαθέσει 10,4 εκατ. ευρώ, πλέον των 3 εκατ. ευρώ που έχουν ήδη
καταβληθεί στο πλαίσιο σχετικού προσυμφώνου.
Οπως ανέφερε ο κ. Καζίνος στο πλαίσιο του πρόσφατου συνεδρίου της Capital Link στη Ν.
Υόρκη, «την επόμενη πενταετία ο στρατηγικός μας στόχος είναι να μεγεθύνουμε περαιτέρω το
χαρτοφυλάκιό μας, ώστε να ξεπεράσει τα 800 εκατ. ευρώ, σχεδιάζοντας την υλοποίηση νέων
επενδύσεων, ύψους τουλάχιστον 130 εκατ. ευρώ, έως το τέταρτο τρίμηνο του 2024». Το
σημερινό χαρτοφυλάκιο ακινήτων της εισηγμένης αποτελείται από 55 ακίνητα, συνολικής αξίας
438 εκατ. ευρώ. Από το 2017 μέχρι σήμερα ο ετήσιος ρυθμός ανάπτυξης του χαρτοφυλακίου
ξεπερνάει το 33% κατά μέσον όρο. Οσον αφορά τη σύνθεση του χαρτοφυλακίου, ο στόχος της
Trastor για τις νέες επενδύσεις παραμένει η προσθήκη σύγχρονων κτιρίων γραφείων και
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Σε νέα αύξηση κεφαλαίου προχωράει η Trastor
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το μέγεθος της αύξησης αυτής είναι πιθανό να κυμαίνεται μεταξύ 80-100 εκατ. ευρώ
Νίκος Ρουσάνογλου
Σε μία ακόμη αύξηση κεφαλαίου, πέραν εκείνης που «τρέχει» αυτή την περίοδο, αναμένεται να
προχωρήσει στο τέλος του 2024 ή το αργότερο στις αρχές του 2025, η Trastor ΑΕΕΑΠ,
θυγατρική του ομίλου της Τράπεζας Πειραιώς. Σύμφωνα με τον Τάσο Καζίνο, διευθύνοντα
σύμβουλο της εταιρείας, η αύξηση αυτή θα έχει στόχο «την προσέλκυση νέων μετόχων και τη
διεύρυνση του ποσοστού ευρείας διασποράς των μετοχών της εταιρείας». Σύμφωνα με
πληροφορίες, το μέγεθος της αύξησης αυτής είναι πιθανό να κυμαίνεται μεταξύ 80-100 εκατ.
ευρώ. Ανάλογες κινήσεις μάλιστα εκτιμάται ότι θα πραγματοποιήσουν κι άλλες εταιρείες του
κλάδου των ΑΕΕΑΠ, που δεν εξασφαλίζουν υψηλή διασπορά του μετοχικού τους κεφαλαίου,
ώστε να ενισχύεται η εμπορευσιμότητα των μετοχών τους.
Αυτό το διάστημα η Trastor «τρέχει» αύξηση κεφαλαίου ύψους 75 εκατ. ευρώ (τα καθαρά
έσοδα θα διαμορφωθούν σε 74,3 εκατ. ευρώ για τη χρηματοδότηση του επόμενου κύκλου των
επενδύσεών της). Ποσό 39,8 εκατ. ευρώ θα αξιοποιηθεί εντός των επόμενων 18 μηνών για την
απόκτηση νέων ακινήτων και τη χρηματοδότηση μελλοντικών επενδύσεων της εταιρείας.
Επιπλέον 15,9 εκατ. ευρώ θα διοχετευθούν έως το πρώτο εξάμηνο του 2025 για την
ολοκλήρωση των έργων ανάπτυξης ακινήτων, που έχει θέσει σε εξέλιξη η εισηγμένη. Μεταξύ
αυτών περιλαμβάνεται η κατασκευή ενός κτιρίου γραφείων σε ιδιόκτητο οικόπεδο στην οδό
Αμαρουσίου – Χαλανδρίου.
Παράλληλα, 18,6 εκατ. ευρώ θα διατεθούν εντός του 2024 για την απόκτηση των μετοχών των
εταιρειών «Σόλων Κτηματική» και «Φινέας Κτηματική», οι οποίες έχουν στην κατοχή τους
ακίνητα, επί των οποίων ανεγείρονται σύγχρονοι αποθηκευτικοί χώροι στην περιοχή του
Ασπροπύργου. Συγκεκριμένα, η «Σόλων» διαθέτει 30 στρέμματα, επί των οποίων
κατασκευάζεται ένα συγκρότημα logistics 23.800 τ.μ. Μέρος των εσόδων της αύξησης θα
διατεθεί για την εξαγορά του ακινήτου, μόλις αυτό ολοκληρωθεί. Εχει ήδη καταβληθεί
προκαταβολή 6,8 εκατ. ευρώ, ενώ θα απαιτηθούν επιπλέον 13,2 εκατ. ευρώ. Αντίστοιχα, η
«Φινέας» διαθέτει οικόπεδα επί των οποίων κατασκευάζονται δύο κέντρα αποθήκευσης και
διανομής, επιφανείας 10.981 τ.μ. και 4.545 τ.μ. αντιστοίχως. Για την απόκτηση της εν λόγω
εταιρείας, η Trastor θα διαθέσει 10,4 εκατ. ευρώ, πλέον των 3 εκατ. ευρώ που έχουν ήδη
καταβληθεί στο πλαίσιο σχετικού προσυμφώνου.
Οπως ανέφερε ο κ. Καζίνος στο πλαίσιο του πρόσφατου συνεδρίου της Capital Link στη Ν.
Υόρκη, «την επόμενη πενταετία ο στρατηγικός μας στόχος είναι να μεγεθύνουμε περαιτέρω το
χαρτοφυλάκιό μας, ώστε να ξεπεράσει τα 800 εκατ. ευρώ, σχεδιάζοντας την υλοποίηση νέων
επενδύσεων, ύψους τουλάχιστον 130 εκατ. ευρώ, έως το τέταρτο τρίμηνο του 2024». Το
σημερινό χαρτοφυλάκιο ακινήτων της εισηγμένης αποτελείται από 55 ακίνητα, συνολικής αξίας
438 εκατ. ευρώ. Από το 2017 μέχρι σήμερα ο ετήσιος ρυθμός ανάπτυξης του χαρτοφυλακίου
ξεπερνάει το 33% κατά μέσον όρο. Οσον αφορά τη σύνθεση του χαρτοφυλακίου, ο στόχος της
Trastor για τις νέες επενδύσεις παραμένει η προσθήκη σύγχρονων κτιρίων γραφείων και
logistics.
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Σε νέα αύξηση κεφαλαίου προχωράει η Trastor
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε μία ακόμη αύξηση κεφαλαίου, πέραν εκείνης που «τρέχει» αυτή την περίοδο, αναμένεται να
προχωρήσει στο τέλος του 2024 ή το αργότερο στις αρχές του 2025, η Trastor ΑΕΕΑΠ,
θυγατρική του ομίλου της Τράπεζας Πειραιώς. Σύμφωνα με τον Τάσο Καζίνο, διευθύνοντα
σύμβουλο της εταιρείας, η αύξηση αυτή θα έχει στόχο «την προσέλκυση νέων μετόχων και τη
διεύρυνση του ποσοστού ευρείας διασποράς των μετοχών της εταιρείας». Σύμφωνα με
πληροφορίες, το μέγεθος της αύξησης αυτής είναι πιθανό να κυμαίνεται μεταξύ 80-100 εκατ.
ευρώ. Ανάλογες κινήσεις μάλιστα εκτιμάται ότι θα πραγματοποιήσουν κι άλλες εταιρείες του
κλάδου των ΑΕΕΑΠ, που δεν εξασφαλίζουν υψηλή διασπορά του μετοχικού τους κεφαλαίου,
ώστε να ενισχύεται η εμπορευσιμότητα των μετοχών τους.
Αυτό το διάστημα η Trastor «τρέχει» αύξηση κεφαλαίου ύψους 75 εκατ. ευρώ (τα καθαρά
έσοδα θα διαμορφωθούν σε 74,3 εκατ. ευρώ για τη χρηματοδότηση του επόμενου κύκλου των
επενδύσεών της). Ποσό 39,8 εκατ. ευρώ θα αξιοποιηθεί εντός των επόμενων 18 μηνών για την
απόκτηση νέων ακινήτων και τη χρηματοδότηση μελλοντικών επενδύσεων της εταιρείας.
Επιπλέον 15,9 εκατ. ευρώ θα διοχετευθούν έως το πρώτο εξάμηνο του 2025 για την
ολοκλήρωση των έργων ανάπτυξης ακινήτων, που έχει θέσει σε εξέλιξη η εισηγμένη. Μεταξύ
αυτών περιλαμβάνεται η κατασκευή ενός κτιρίου γραφείων σε ιδιόκτητο οικόπεδο στην οδό
Αμαρουσίου Χαλανδρίου.
Παράλληλα, 18,6 εκατ. ευρώ θα διατεθούν εντός του 2024 για την απόκτηση των μετοχών των
εταιρειών «Σόλων Κτηματική» και «Φινέας Κτηματική», οι οποίες έχουν στην κατοχή τους
ακίνητα, επί των οποίων ανεγείρονται σύγχρονοι αποθηκευτικοί χώροι στην περιοχή του
Ασπροπύργου. Συγκεκριμένα, η «Σόλων» διαθέτει 30 στρέμματα, επί των οποίων
κατασκευάζεται ένα συγκρότημα logistics 23.800 τ.μ. Μέρος των εσόδων της αύξησης θα
διατεθεί για την εξαγορά του ακινήτου, μόλις αυτό ολοκληρωθεί. Εχει ήδη καταβληθεί
προκαταβολή 6,8 εκατ. ευρώ, ενώ θα απαιτηθούν επιπλέον 13,2 εκατ. ευρώ. Αντίστοιχα, η
«Φινέας» διαθέτει οικόπεδα επί των οποίων κατασκευάζονται δύο κέντρα αποθήκευσης και
διανομής, επιφανείας 10.981 τ.μ. και 4.545 τ.μ. αντιστοίχως. Για την απόκτηση της εν λόγω
εταιρείας, η Trastor θα διαθέσει 10,4 εκατ. ευρώ, πλέον των 3 εκατ. ευρώ που έχουν ήδη
καταβληθεί στο πλαίσιο σχετικού προσυμφώνου.
Οπως ανέφερε ο κ. Καζίνος στο πλαίσιο του πρόσφατου συνεδρίου της Capital Link στη Ν.
Υόρκη, «την επόμενη πενταετία ο στρατηγικός μας στόχος είναι να μεγεθύνουμε περαιτέρω το
χαρτοφυλάκιό μας, ώστε να ξεπεράσει τα 800 εκατ. ευρώ, σχεδιάζοντας την υλοποίηση νέων
επενδύσεων, ύψους τουλάχιστον 130 εκατ. ευρώ, έως το τέταρτο τρίμηνο του 2024». Το
σημερινό χαρτοφυλάκιο ακινήτων της εισηγμένης αποτελείται από 55 ακίνητα, συνολικής αξίας
438 εκατ. ευρώ. Από το 2017 μέχρι σήμερα ο ετήσιος ρυθμός ανάπτυξης του χαρτοφυλακίου
ξεπερνάει το 33% κατά μέσον όρο. Οσον αφορά τη σύνθεση του χαρτοφυλακίου, ο στόχος της
Trastor για τις νέες επενδύσεις παραμένει η προσθήκη σύγχρονων κτιρίων γραφείων και
logistics.
Διαβάστε επίσης: 
Trastor: Αντλεί κεφάλαια ύψους 75 εκατ. ευρώ για επενδύσεις σε ακίνητα
Trastor: Εξαγορά εταιρείας με γραφειακούς χώρους – Στα 20,4 εκατ. το τίμημα
Trastor: Πώληση πενταώροφου κτιρίου στον Βόλο έναντι 2,9 εκατ. ευρώ
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Η ασύμμετρη απειλή των... Χούθι για την τσέπη μας, και ο δισεκατομμυριούχος βασικός
μέτοχος της Πειραιώς Τζον Πόλσον, που βλέπει την Ελλάδα ως νέο ευρωπαϊκό
οικονομικό ηγέτη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Share
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Email
Το πετρέλαιο σηκώνει και πάλι... κεφάλι, καθώς οι αντάρτες της Υεμένης Χούθι, εξελίσσονται
σε σοβαρή ασύμμετρη απειλή για το παγκόσμιο εμπόριο, αναγκάζοντας τους εφοπλιστικούς
ομίλους όλου του κόσμου να αλλάξουν... ρότα, αποφεύγοντας τον Κόλπο του Άντεν και την
Ερυθρά Θάλασσα.
Γράφει ο Λουκάς Γεωργιάδης
Οι ΗΠΑ και οι Ευρωπαίοι συνεννοούνται για να συγκροτήσουν μια στρατιωτική συμμαχία, η
οποία θα παρέχει ασφάλεια στη ναυσιπλοϊα, σε μια περιοχή απ΄ όπου διακινείται το 12% του
παγκόσμιου εμπορίου. Η τιμή του "μαύρου χρυσού" εκεί που φαινόταν ότι έχει ξεκινήσει μια
κατηφορική πορεία χωρίς... φρένο, ανακάμπτει και πάλι. Άρα, ό,τι χαρήκαμε, χαρήκαμε από τις
χαμηλές τιμές των καυσίμων και ήρθε η ώρα να πληρώσουμε κάτι παραπάνω για τους... Χούθι!
Απειλούν για ρεσάλτο σε εμπορικά πλοία κάθε 12 ώρες προκαλώντας ανησυχία σε
κυβερνήσεις και επιχειρήσεις. Είναι οι μπροστινοί του Ιράν, οι οποίοι πιστεύουν ότι με αυτόν
τον τρόπο θα πιέσουν τη Δύση για να πιέσει το Ισραήλ, να σταματήσει την αιματοχυσία στη
Λωρίδα της Γάζας.
Η χθεσινή μέρα προβλημάτισε τόσο ως προς την άνοδο της τιμής του πετρελαίου, όσο και από
το ξεπέταγμα του φυσικού αερίου κατά 15%. Μπορεί στη συνέχεια οι τιμές να υποχώρησαν,
ωστόσο, οι αγορές έδειξαν ότι είναι ιδιαιτέρως... ευαίσθητες, μπροστά σε τέτοιες καταστάσεις.
Αρκεί να σκεφτούμε ότι αν ένα εμπορικό πλοίο αλλάξει ρότα και κινηθεί γύρω από την Αφρική,
ώστε να φτάσει στην Ευρώπη, τότε θα χρειαστεί να καταναλώσει επιπλέον 1.000 τόνους
καυσίμου. Για τον λόγο αυτό, οι αγορές προεξοφλούν ότι οι εφοπλιστικοί όμιλοι θα δώσουν
εντολή στα πλοία τους να αλλάξουν... δρομολόγιο. Η αλλαγή δρομολογίου και ο πλους προς τη
Μεσόγειο όχι μέσω της Ερυθράς Θάλασσας και του Σουέζ, αλλά κάνοντας τον γύρο της
Αφρικανικής Ηπείρου, συνεπάγεται νέα αύξηση των ναύλων, υψηλότερες τιμές προϊόντων,
καθυστερήσεις στην παράδοση τους (από 9-12 μέρες επιπλέον) ή ακόμη και ελλείψεις, καθώς
θα διαταραχθεί η εφοδιαστική αλυσίδα.
Όλα αυτά συμβαίνουν τη στιγμή, που ο πληθωρισμός κινείται σε πτωτική πορεία και στην
Ευρωζώνη όλοι προετοιμάζονται για τον κύκλο αποκλιμάκωσης των επιτοκίων, ο οποίος υπό
κανονικές συνθήκες θα ανοίξει την προσεχή άνοιξη. Οι εξελίξεις με τους τρομοκράτες αντάρτες
Χούθι στην Υεμένη, αυξάνουν τον κίνδυνο του... ατυχήματος στην ευρύτερη περιοχή από τον
Κόλπο του Άντεν έως το Ιράν. Η παγκόσμια οικονομία είναι αντιμέτωπη με νέα απειλή και η
κινητοποίηση της Δύσης με στρατιωτικά μέσα για να αντιμετωπίσει αυτήν την κατάσταση, ίσως
να μην είναι και τόσο απλή υπόθεση. Η επέκταση του πεδίου των πολεμικών επιχειρήσεων
προς την Υεμένη και ακόμη περισσότερο προς κοντά στο Ιράν, εγκυμονεί κινδύνους.
Φουρτούνες στην αγορά εργασίας αν δεν αλλάξουμε ρότα...
Η ομιλία του Διοικητού της Τραπέζης Ελλάδος Γιάννη Στουρνάρα στο 2ο MD Forum ήταν ένα
καμπανάκι προς την κυβέρνηση σε σχέση με τις εξελίξεις στην αγορά εργασίας, αλλά και προς
το πολιτικό σύστημα για να κινηθούν εγκαίρως και να δουν τι θα κάνουν με την εξεύρεση
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εργατικού δυναμικού.
Χθες, από αυτήν εδώ τη στήλη είχαμε αναδείξει το θέμα μιας πιθανής μελλοντικής χρεοκοπίας
ως αποτέλεσμα περιορισμένων επενδύσεων που θα συνδέονται με την έλλειψη εργατικών
χεριών. Η παρέμβαση του κ. Στουρνάρα έρχεται να ενισχύσει και να αναδείξει ακόμη
περισσότερο το φλέγον θέμα, για το οποίο αν δεν παρθούν αποφάσεις το συντομότερο
δυνατό, τότε δεν είναι υπερβολή να πούμε ότι θα βρεθούμε ενώπιον ενός νέου φάσματος
οικονομικής χρεοκοπίας. Η έλλειψη εργατικών χεριών και η απαξίωση του εκπαιδευτικού
συστήματος αποτελούν τον εκρηκτικό συνδυασμό που μπορεί να προκαλέσει μεγάλο
μελλοντικό σοκ στην οικονομία.
Στη χθεσινή ομιλία του, ο Διοικητής της ΤτΕ επικρότησε την πρωτοβουλία της κυβέρνησης να
προχωρήσει στη χορήγηση άδειας παραμονής και εργασίας σε λαθραίους μετανάστες που
βρίσκονται στη χώρα μας εδώ και κάτι χρόνια, επισημαίνοντας ότι πρέπει να αποκτήσουν
δεξιότητες και να καταρτιστούν αναλόγως. Μπορεί ο πρώην πρωθυπουργός Αντώνης
Σαμαράς να καταψήφισε τη σχετική ρύθμιση του υπουργού Εργασίας Άδωνι Γεωργιάδη, για
τους δικούς του πολιτικούς λόγους, ωστόσο, η κυβέρνηση πρέπει να προχωρήσει σοβαρά
στην εκπόνηση ενός ειδικού σχεδίου ενσωμάτωσης με ρεαλισμό και ασφαλιστικές δικλείδες.
Δυστυχώς, το ημεδαπό προσωπικό δεν θέλει να κάνει τις δουλειές που προθυμοποιούνται να
κάνουν αλλοδαποί. Πρέπει κάποιος να εξηγήσει στον σημερινό 30άρη, ότι το μέγεθος των
κοινωνικών παροχών και η μελλοντική του σύνταξη, εξαρτάται από την ένταξη ξένων
μεταναστών στην οικονομική δραστηριότητα. Δεν γεννάμε, δεν θέλουμε να κάνουμε δουλειές
που θεωρούμε... χαμηλής στάθμης, οπότε, η Πολιτεία πρέπει να επεξεργαστεί άλλα σχέδια. Ο
Διοικητής της ΤτΕ επεσήμανε ότι το ποσοστό της ανεργίας μπορεί να έχει υποχωρήσει αλλά
παραμένει υψηλό, γιατί υπάρχουν σοβαρά διαρθρωτικά προβλήματα (λίγο τα επιδόματα, λίγο
το... χαρτζιλίκι, κάποιοι βολεύονται να τη βγάζουν στην αραχτή).
Από την άλλη πλευρά, υπάρχει σοβαρό πρόβλημα με τη μακροχρόνια ανεργία, η οποία κινείται
στο υψηλότερο ποσοστό εντός της Ευρωπαϊκής Ένωσης, τόσο ως προς το σύνολο των
ανέργων, όσο και ως προς φύλο. Το μεγαλύτερο πρόβλημα στην εργασία αντιμετωπίζουν οι
γυναίκες, ενώ όσο παρατείνεται η διάρκεια της ανεργίας, τόσο απαξιώνονται οι δεξιότητες των
ατόμων και αυξάνονται οι πιθανότητες να... παροπλιστούν και να αποσυρθούν από την αγορά
εργασίας, δημιουργώντας κίνδυνο κοινωνικού αποκλεισμού και φτώχειας. Ένας ακόμη
επιβαρυντικός παράγοντας είναι η "φτωχή" δια βίου εκπαίδευση αλλά και η αναντιστοιχία των
δεξιοτήτων των εργαζομένων με τη ζήτηση. Οι επιχειρήσεις ζητούν εξειδικευμένους
εργαζομένους και δεν τους βρίσκουν, Τουρισμός, Κατασκευές, Μεταποίηση και Γεωργία
παρουσιάζουν αυξημένη στενότητα εύρεσης εργατικών χεριών.
Και τα προβλήματα δεν σταματούν εδώ. Το ποσοστό απασχόλησης για την ηλικιακή ομάδα
20-64 ετών αυξάνεται μεν, παραμένει χαμηλό δε, σε σχέση με το μέσο όρο της Ευρωπαϊκής
Ένωσης, ενώ η Τράπεζα Ελλάδος εκπέμπει SOS για τη συμμετοχή ανδρών και γυναικών και
ιδιαίτερα των νέων στην αγορά εργασίας καθώς η γήρανση του πληθυσμού ενδέχεται να
επιβραδύνει την ανάπτυξη και, σε πολλές περιπτώσεις, να υπονομεύσει τη βιωσιμότητα του
ασφαλιστικού συστήματος. Αν δεν γίνουν επενδύσεις υψηλής προστιθέμενης αξίας θα είναι
δύσκολο να επαναπατριστεί έστω ένα πολύ μικρό μέρος απ΄ όσους εγκατέλειψαν τη χώρα και
πήγαν για μια καλύτερη ζωή στο εξωτερικό. Οι καλές επενδύσεις θα φέρουν πίσω τα "μυαλά",
αλλά σε κάθε περίπτωση, η αγορά ζητάει σήμερα μάστορες, τεχνίτες, ακόμη και ανειδίκευτους
εργάτες, τους οποίους δεν βρίσκει ούτε με το... κιάλι! Και το "ρεζουμέ" για όλα τα παραπάνω
είναι ότι μετά από κάμποσα χρόνια, θα υπάρξουν νέες περικοπές δαπανών στον χώρο της
υγειονομικής και φαρμακευτικής κάλυψης των ασφαλισμένων, ενώ μοιραία θα οδηγηθούμε σε
σημαντικές ανατροπές στο ύψος των συντάξεων. Τα χειρότερα είναι μπροστά μας, ενώ την ίδια
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ώρα, η οικονομία της Ελλάδας διαφημίζεται ως success story. Όντως, αποτελούμε success
story, αλλά για να υπάρχει διάρκεια, πρέπει να αντιμετωπιστούν φλέγοντα ζητήματα όπως
αυτό της αγοράς εργασίας, το οποίο συνδέεται με το μέλλον του ασφαλιστικού μας
συστήματος.
 Ηγέτης στην Ευρώπη η Ελλάδα, σύμφωνα με τον Πόλσον
Στο 25ο Φόρουμ της Capital Link που διεξήχθη πριν από μερικές ημέρες στη Νέα Υόρκη,
"παρέλασε" το οικονομικό επιτελείο της κυβέρνησης και ήταν παρόντες όλοι οι εγχώριοι
παράγοντες του τραπεζικού συστήματος, καθώς και εκπρόσωποι 32 εισηγμένων εταιρειών.
Όπως έγινε γνωστό, τις εντυπώσεις έκλεψε ο μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον, ο οποίος
αποτελεί τον μεγαλύτερο ιδιώτη μέτοχο της Τράπεζας Πειραιώς. Προφανώς για να έχει
επενδύσει σε μια ελληνική εισηγμένη, σίγουρα θα έχει τους λόγους του και επιπλέον,
μπορούμε να τον ακούμε με ιδιαίτερη προσοχή, καθώς ο δικός του λόγος έχει μεγάλη
βαρύτητα. Ο άνθρωπος δεν ήρθε στην Ελλάδα για να κάνει... ψυχικό, αλλά δεν γίνεται να μην
επισημάνουμε τον τρόπο με τον οποίο βλέπει τις οικονομικές εξελίξεις στη χώρα μας. Έκανε
λόγο για έναν εν εξελίξει ευρωπαϊκό οικονομικό ηγέτη, εννοώντας προφανώς την Ελλάδα. Η
ομιλία του ήταν ένας ύμνος για την Ελλάδα και εμμέσως για την κυβέρνηση Μητσοτάκη.
Ο Τζον Πόλσον βλέπει ότι η Ελλάδα τουλάχιστον για τα επόμενα τέσσερα χρόνια θα συνεχίσει
να βρίσκεται σε τροχιά ισχυρής ανάπτυξης και αν συνεχίσουμε έτσι όπως είμαστε τώρα, "τότε η
ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες". Ο μεγαλοεπενδυτής πρόβλεψε ότι
η Ελλάδα βρίσκεται στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου. Άλλωστε, αν
δεν πίστευε ο ίδιος στις προοπτικές της Ελλάδας, δεν θα επένδυε στην Τράπεζα Πειραιώς. Η...
λεπτομέρεια που κάνει τη διαφορά είναι ότι τα λεγόμενα του Πόλσον έρχονται σε μια περίοδο,
όπου η Ελλάδα έχει επιστρέψει στην επενδυτική βαθμίδα και τα μεγάλα "πορτοφόλια" του
πλανήτη κάνουν τα πλάνα τους για τα ομόλογα, αλλά και περιουσιακά στοιχεία εντός της
επικράτειας. Ο Πόλσον, σε κάθε περίτπωση, αποτελεί έναν από τους μεγαλύτερους "κράχτες"
για τις επιτυχίες της Ελλάδας και το όνομα του αρκεεί για να έρθουν στη χώρα μας και άλλοι
μεγιστάνες με ανάλογο βεληνεκές.
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Τράπεζα Πειραιώς: Ισχυρό επενδυτικό ενδιαφέρον για την αποεπένδυση
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μοντέλο Εθνικής Τράπεζας, με τη διάθεση μετοχών, αξίας άνω του ενός δισ. προσδοκά η
αγορά - Τι αναμένεται για την τιμή διάθεσης – Οι επιδόσεις του 2023 και ο στόχος για διανομή
μερίσματος 10%
Ισχυρό καταγράφεται το ενδιαφέρον από τους επενδυτές για την επικείμενη αποεπένδυση του
Ταμείου Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας (ΤΧΣ) από την Τράπεζα Πειραιώς, με την αγορά να
προσδοκά… μοντέλο Εθνικής Τράπεζας, με τη διάθεση μετοχών, αξίας άνω του ενός δισ.
ευρώ.
«Δεδομένου ότι η κεφαλαιοποίηση της Τράπεζας Πειραιώς διαμορφώνεται σήμερα σε κάτι
παραπάνω από τέσσερα δισ. ευρώ, πρόκειται, ουσιαστικά, για τη διάθεση τουλάχιστον του
25% – από το συνολικά 27% – της τράπεζας, καλύπτοντας τη ζήτηση, τόσο σε εγχώριο, όσο
κυρίως σε διεθνές επίπεδο», τονίζουν στο newmoney αρμόδιες πηγές, σημειώνοντας πως
στην περίπτωση αυτή η κατανομή θα μπορούσε να έχει ως εξής:
Τα 500 εκατ. ευρώ να διατεθούν στα 10 μεγάλα funds του εξωτερικού που είναι γνώριμα στην
εγχώρια τραπεζική αγορά, έχοντας «χτίσει» τις συμμετοχές τους, τόσο στην Τράπεζα Πειραιώς,
όσο και προσφάτως στην ΕΤΕ, μετά την επιτυχή ολοκλήρωση του placement. «Αυτού του
τύπου οι επενδυτές, όπως οι BlackRock, Fidelity και Fiera Capital, δύσκολα θα εκκινήσουν τη
διαδικασία για μικρότερα ποσοστά, γεγονός που η διοίκηση του ΤΧΣ θα έπρεπε να λάβει
σοβαρά υπόψη εάν θέλει να επαναλάβει το επιτυχημένο παράδειγμα με την πώληση του
πακέτου μετοχών της ΕΤΕ», εξηγούν οι παραπάνω πηγές.
Τα 150 εκατ. ευρώ να δοθούν στην εγχώρια αγορά, δηλαδή, στο retail και τα υπόλοιπα σε
αμοιβαία κεφάλαια και λοιπούς θεσμικούς επενδυτές, οι οποίοι, άλλωστε, έχουν τη δυνατότητα
να συμπαρασύρουν την τιμή της μετοχής προς τα πάνω.
Όσον αφορά στον μεγαλομέτοχο της Τράπεζας Πειραιώς, Τζον Πόλσον, ο οποίος κατέχει
ποσοστό πέριξ του 17% – 18%, οι ίδιες πηγές αφήνουν ανοιχτό το ενδεχόμενο περαιτέρω
συμμετοχής του, παραπέμποντας στις πρόσφατες τοποθετήσεις του στο συνέδριο της Capital
Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη, όπου δήλωσε «αγοραστής», εκτιμώντας πως η μετοχή
«έχει πολλά να δώσει ακόμη, αφού εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις 5πλάσια τα
κέρδη και στο 50% της λογιστικής αξίας».
Σε κάθε περίπτωση, παρά τις σχετικές εισηγήσεις της αγοράς τον τελευταίο λόγο, τόσο για το
ποσοστό (εάν θα διατεθεί στο σύνολό του, δηλαδή, 27% ή μέρος αυτού, προκειμένου το
Δημόσιο να διατηρήσει μία μικρή συμμετοχή), όσο και για τον τρόπο διάθεσης των μετοχών
στην Τράπεζα Πειραιώς έχει το Ταμείο και κατ’ επέκταση η κυβέρνηση. Όσον αφορά στο
χρονοδιάγραμμα, δεδομένου ότι η τράπεζα ανακοινώνει τα ετήσια αποτελέσματά της στις 23
Φεβρουαρίου, τότε η αποεπένδυση τοποθετείται χρονικά στις αρχές Μαρτίου.
Το 2023, πάντως, εκτιμάται ότι θα κλείσει δυναμικά για την τράπεζα, με ενίσχυση της
πιστωτικής επέκτασης (σ.σ. στο corporate υπολογίζεται σε 1,6 δισ. ευρώ), αλλά και των
εσόδων, λαμβάνοντας ώθηση από τα κεφάλαια υπό διαχείριση που εφέτος είχαν άνοδο ένα
δισ. ευρώ, φτάνοντας συνολικά τα οκτώ δισ. ευρώ και περαιτέρω μείωση των «κόκκινων»
δανείων, με την ένταξη στον «Ηρακλή ΙΙΙ», τόσο της τιτλοποίησης Sunrise III, όσο και του Solar.
Οι εντυπωσιακές επιδόσεις της Τράπεζας Πειραιώς για το 2023, άλλωστε, ανοίγουν το δρόμο
για τη διανομή μερίσματος (10% το 2024 και 25% στη συνέχεια), ένας στόχος που καθίσταται
περισσότερο εφικτός μετά τη δημοσίευση των αποτελεσμάτων SREP, βάσει των οποίων οι
κεφαλαιακές απαιτήσεις για τον Πυλώνα 2 μειώθηκαν για το σύνολο του εγχώριου τραπεζικού
κλάδου, γεγονός που σημαίνει ότι «χαλαρώνουν» οι κεφαλαιακές ανάγκες.
Διαβάστε ακόμη
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Τράπεζες: Πώς έγιναν σημείο αναφοράς στην Ευρώπη για τη μείωση των «κόκκινων» δανείων
Azur Selection: Οι δύο εξαγορές ξενοδοχείων σε Βόλο και Μεγανήσι και η ματαίωση του project
της Μυκόνου
Πρόγραμμα χρηματοδότησης €400 εκατ. από την Εθνική Τράπεζα για ενίσχυση της νεανικής
απασχόλησης
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Τρ. Πειραιώς: Το placement της ΕΤΕ θέτει τον πήχη για την αποεπένδυση του ΤΧΣ –
«Πλεόνασμα» επενδυτικού ενδιαφέροντος
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η αποεπένδυση του ΤΧΣ από την Τρ. Πειραιώς θα ακολουθήσει την ανακοίνωση των
αποτελεσμάτων της χρήσης 2023 της Τράπεζας στις 23 Φεβρουαρίου. Guidance για στόχο
καθαρών κερδών μετά τους φόρους σταθερά άνω του 1 δισ. ευρώ ετησίως για την επόμενη
τριετία, αναμένεται να δώσει η Διοίκηση της Πειραιώς. Γιατί η αγορά προκρίνει την διάθεση
συνολικά του 27% της Τρ. Πειραιώς. 
Με πήχη την επιτυχία του placement της Εθνικής Τράπεζας, θα οδεύσει η αποεπένδυση του
ΤΧΣ από την Τράπεζα Πειραιώς το α΄ τρίμηνο του 2024. Σύμφωνα με τον προγραμματισμό
κυβέρνησης και ΤΧΣ η αποεπένδυση από την Τρ. Πειραιώς θα ακολουθήσει την ανακοίνωση
των αποτελεσμάτων της χρήσης 2023, η οποία αναμένεται στις 23 Φεβρουαρίου.
Πληροφορίες αναφέρουν ότι κατά την παρουσίαση των αποτελεσμάτων στους αναλυτές, η
Διοίκηση της Τράπεζας Πειραιώς αναμένεται να δώσει guidance για στόχο καθαρών κερδών
μετά τους φόρους σταθερά άνω του 1 δισ. ευρώ ετησίως για την επόμενη τριετία. Με το
placement της Πειραιώς να τοποθετείται χρονικά, κατά το προηγούμενο της Εθνικής Τράπεζας,
μέσα στο πρώτο δεκαήμερο του Μαρτίου, το ΤΧΣ πρόκειται να καταλήξει μέχρι το τέλος της
χρονιάς – το αργότερο αρχές της επόμενης καθώς θα απαιτηθεί και έγκριση του Υπουργού
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών – στην επιλογή του συμβούλου (επενδυτικής τράπεζας)
και των νομικών γραφείων (ελληνικό και ξένο) που θα αναλάβουν την διάθεση των μετοχών
της Πειραιώς.
Από πλευράς Τράπεζας Πειραιώς, ως σύμβουλοι έχουν επιλεγεί η UBS και η Goldman Sachs,
οι οποίες μαζί με την Διοίκηση της Τράπεζας θα ξεκινήσουν τον Ιανουάριο μαραθώνιο επαφών
με ξένους επενδυτές, συμπεριλαμβανομένης και της συμμετοχής της Διοίκησης στην
επενδυτική ημερίδα της JP Morgan, στις 24 Ιανουαρίου στη Νέα Υόρκη.
Το ύψος του ποσοστού μετοχών της Πειραιώς που θα διαθέσει το ΤΧΣ δεν έχει ακόμη
αποφασιστεί, αφού υπάρχουν σκέψεις και για μερική αποεπένδυση όπως συνέβη στην Εθνική
Τράπεζα. Ωστόσο, το ποσοστό του ΤΧΣ στην ΕΤΕ ήταν σαφώς μεγαλύτερο (40,39% και
διέθεσε το 22%) του 27% που κατέχει στην Τράπεζα Πειραιώς, ενώ υπάρχει «πλεόνασμα»
επενδυτικού ενδιαφέροντος που μπορεί να εξασφαλίσει ισχυρή υπερκάλυψη της προσφοράς
και στην περίπτωση του placement της Πειραιώς.
Παραλληλίζοντας με την περίπτωση του placement της ΕΤΕ, πηγές της αγοράς προκρίνουν ως
καλύτερη επιλογή την διάθεση του 27% της Πειραιώς. Κάτι που εφόσον αποφασιστεί από το
ΤΧΣ, θα σημαίνει αναλογικά ότι για είναι επιτυχημένο το placement της Πειραιώς σε ξένους
επενδυτές θα πρέπει να διατεθούν μετοχές αξίας τουλάχιστον 1 δισ., με το ήμισυ του ποσού να
κατευθύνεται σε καμιά δεκαριά μεγάλα ονόματα μακροπρόθεσμου χαρακτήρα, όπως αυτά που
μπήκαν στην Εθνική Τράπεζα ή έχουν ήδη τοποθετηθεί στην Πειραιώς. Δεδομένου ότι θα
πρέπει να ικανοποιηθεί και το retail κομμάτι των επενδυτών, με ποσοστό συμμετοχής 15%,
μετοχές αξίας 150 εκατ. ευρώ από το 1 δις. του «βιβλίου» ή και επιπλέον αυτού, θα διατεθούν
σε επενδυτές της λιανικής. Μία τέτοια δομή για την αποεπένδυση του ΤΧΣ τον ερχόμενο
Μάρτιο, φαίνεται να βγάζει το μεγαλύτερο νόημα και θεωρείται ότι θα σημειώσει αρκετές φορές
υπερκάλυψη.
Στην διαδικασία της διάθεσης μετοχών της Πειραιώς, ο μεγαλοεπενδυτής και μεγαλύτερος
ιδιώτης μέτοχος της Τρ. Πειραιώς, John Paulson, με ποσοστό που ανέρχεται στο 17%,
αναμένεται να διατηρήσει το ύψος της συμμετοχής του. Τα κεφάλαια που έχει τοποθετήσει ο
Πόλσον στην Τράπεζα Πειραιώς κινούνται στα 650 εκατ. ευρώ. Η επένδυσή του αποδίδει
πλέον κέρδη, έχοντας κάνει break even στα 3,1 ευρώ – επίπεδο τιμής που έχει αποκτήσει
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μεσοσταθμικά την συμμετοχή του στην Τράπεζα - και η μετοχή της Πειραιώς βρίσκεται στα
3,30 ευρώ. Σημειώνεται ότι στο πρόσφατο επενδυτικό forum της Capital Link (Invest in Greece)
στη Νέα Υόρκη, ο Αμερικανός μεγαλοεπενδυτής αναφέρθηκε στην εντυπωσιακή επίδοση της
τιμής της μετοχής της Τρ. Πειραιώς («σημείωσε άνοδο 120% μόνο φέτος») που αντανακλά την
αύξηση των κερδών, των κεφαλαιακών αποθεμάτων ασφαλείας και της απόδοσης των ιδίων
κεφαλαίων, καθώς και την μείωση των NPLs. «Η μετοχή της Τράπεζας Πειραιώς εξακολουθεί
να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις πενταπλάσια τα κέρδη της και στο 50% της λογιστικής
αξίας», υπογράμμισε χαρακτηριστικά ο John Paulson.
Παρουσιάζοντας τα αποτελέσματα εννεαμήνου 2023, ο CEO της Τράπεζας Πειραιώς, Χρήστος
Μεγάλου είχε ανακοινώσει την πρόθεση της Τράπεζας να διανείμει στους μετόχους συμβολικό
μέρισμα 10% από τα κέρδη του 2023, με προοπτική στη συνέχεια το ποσοστό της διανομής να
φτάσει στο 25% των κερδών. Εκτιμάται ότι ο SSM θα ανάψει και για τις τέσσερις συστημικές
τράπεζες το πράσινο φως για τη διανομή μερισμάτων το 2024 (από τα κέρδη του 2023).
Σημειώνεται ότι βασικός πυλώνας της στρατηγικής κερδοφορίας της Τρ. Πειραιώς είναι ο
τομέας του Asset Management. Τα κεφάλαια υπό διαχείριση της Πειραιώς αυξήθηκαν πάνω
από 1 δισ. ευρώ ετησίως και ξεπερνούν τα 8 δις. ευρώ. Και υπάρχει ακόμη «αναξιοποίητο
υλικό», αφού η Πειραιώς διαθέτει τις υψηλότερες καταθέσεις (59 δισ. ευρώ) και σκοπεύει να
κινητοποιήσει μεγάλη μερίδα αυτών που παραμένουν αδρανείς στο ταμιευτήριο.
Βασικό αναπτυξιακό έργο της Τράπεζας Πειραιώς είναι ο μετασχηματισμός του δικτύου και η
περαιτέρω ψηφιοποίηση, με την αλλαγή των καταστημάτων και την συγκεντροποίηση όλων
των εργασιών back office εκτός καταστήματος. Σημειώνεται, πάντως, ότι η Διοίκηση της
Τράπεζας δεν έχει στο πλάνο της μεγάλη περαιτέρω συρρίκνωση του δικτύου, θεωρώντας ως
απαραίτητη κρίσιμη μάζα ένα πλήθος 350 – 370 καταστημάτων.
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Τράπεζες: Άνοιξε ο δρόμος για την διανομή μερίσματος
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τράπεζες
iStock
ΚΩΣΤΑΣ ΠΑΠΑΓΡΗΓΟΡΗΣ
Ορθάνοικτος είναι πλέον ο δρόμος για την διανομή μερίσματος από τις ελληνικές τράπεζες από
τα κέρδη του 2023, ύστερα από την χθεσινή απόφαση του ευρωπαϊκού εποπτικού μηχανισμού
SSM για τα αποτελέσματα της άσκησης SREP, σύμφωνα με την οποία οι τράπεζες έχουν
εύρωστες θέσεις κεφαλαίου και ρευστότητας και αυξημένη κερδοφορία.
Όπως εξηγούν τραπεζικές πηγές έπειτα από την συγκεκριμένη απόφαση του SSM μειώνονται
οι κεφαλαιακές απαιτήσεις για τον Πυλώνα 2, γεγονός που σημαίνει ότι πρακτικά
«χαλαρώνουν» οι κεφαλαιακές ανάγκες για τις ελληνικές τράπεζες.
Για τις ελληνικές τράπεζες οι απαιτήσεις για τον πυλώνα 2 διαμορφώνονται ως εξής:
Alpha Bank: 3% για κάθε μια από τις χρονιές 2022-2024
Eurobank: 3% για το 2022, 2,75% για το 2023 και 2,75% για το 2024
Εθνική Τράπεζα: 3% για το 2022, 3% για το 2023 και 2,75% για το 2024
Πειραιώς: 3% για κάθε μια από τις χρονιές 2022-2024
Μετά από μια μακρά περίοδο σκληρών διαπραγματεύσεων που έχουν διενεργήσει τα
πιστωτικά ιδρύματα σε σχέση με την εποπτική τους αξιολόγηση δηλαδή το SREP (Supervisory
Review and Evaluation Process) ο SSM έδωσε το πράσινο φως στις περισσότερες τράπεζες
επιτρέποντάς τους να μειώσουν κεφαλαιακούς δείκτες και συγκεκριμένα τους δείκτες PIllar 2
Requirement και Pillar 2 Guidance.
Το στοιχείο αυτό ερμηνεύεται από τις διοικήσεις των ελληνικών τραπεζών με σχετική ασφάλεια
πως η πρόθεση του επόπτη είναι να τους επιτρέψει να διανείμουν μέρισμα, ενώ όπως έχουν
ήδη ανακοινώσει σκοπεύουν να διανείμουν η Τράπεζα Πειραιώς το 10% των κερδών, η Εθνική
Τράπεζα 20% έως 30% των κερδών, η Alpha Bank το 15% και η Εurobank το 20% της
κερδοφορίας.
Τι λένε οι τραπεζίτες
Άλλωστε το θέμα της διανομής μερίσματος από τις ελληνικές τράπεζες βρίσκεται πολύ ψηλά
στην ατζέντα των διεθνών επενδυτών τουλάχιστον σύμφωνα με όσα εισπράττουν οι τραπεζίτες
στα road shows που συμμετέχουν το τελευταίο διάστημα και κυρίως στο 25ο Capital Link στη
Νέα Υόρκη πρόσφατα. Αναφερόμενοι στη βελτίωση του κλίματος στην εγχώρια
χρηματιστηριακή αγορά, τραπεζικές πηγές υπογραμμίζουν τη σημασία ανακατάληψης της
επενδυτικής βαθμίδας από το ελληνικό δημόσιο, που συμπαρασύρει και τις αξιολογήσεις των
τραπεζών.
Με αφορμή την πώληση συμμετοχών του ΤΧΣ, οι προθέσεις περί μερίσματος εκφράστηκαν
πλέον και δημοσίως. Σε διάφορα πηγαδάκια, ο Διευθύνων Σύμβουλος της Εθνικής Τράπεζας,
Παύλος Μυλωνάς, μίλησε για πρόταση διανομής μερίσματος σε ποσοστό 30% των κερδών του
΄23 και ο ομόλογός του στη Τράπεζα Πειραιώς, Χρήστος Μεγάλου, είπε τη δεδομένη πρόθεση
για ένα -έστω συμβολικό- μέρισμα (αφού ακόμη το ΤΧΣ έχει το 27%). Στη λογική της υψηλής
μερισματικής απόδοσης τάσσεται η Eurobank, η πρώτη που βγήκε από το Ταμείο,
προχωρώντας πλέον σε πλήρως ιδιωτικά μονοπάτια, καθώς επίσης και η Αlpha Bank, που όχι
μόνο κήρυξε την έξοδο από τον εναγκαλισμό του Ταμείου, αλλά σφράγισε την αποχώρηση του
ΤΧΣ με μια στρατηγική συνεργασία με μεγάλο ευρωπαϊκό τραπεζικό όμιλο.
Συνολικά τα εγχώρια πιστωτικά ιδρύματα διαθέτουν εξαιρετικά μεγάλη ρευστότητα γεγονός
που τους επιτρέπει να προχωρήσουν με σχετική ασφάλεια στη διανομή κερδών προς τους
μετόχους τους. Επίσης κρίνεται πως μπορούν να προχωρήσουν και σε άλλες ενέργειες όπως η
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επαναγορά μετοχών (Buy Back) κάτι που όπως είναι φυσικό το θέλουν πολύ και οι ίδιοι οι
μέτοχοι. Πιο χαρακτηριστική περίπτωση αποτελεί η πρόταση της Εθνικής Τράπεζας προς το
ΤΧΣ, η οποία μπορεί να υλοποιηθεί όποτε ζητηθεί.
Στο δρόμο για την επιστροφή στη διανομή μερίσματος στους μετόχους μόνο τυχαίο δεν είναι το
γεγονός ότι οι τέσσερις συστημικοί όμιλοι έχουν ήδη εγγράψει προβλέψεις για το μέρισμα που
στοχεύουν να διαθέσουν, το οποίο κατά περίπτωση θα κινηθεί μεταξύ 10% – 30% επί της μετά
από φόρους κερδοφορίας του 2023.
Όπως προκύπτει από τις παρουσιάσεις τους, οι δείκτες κεφαλαιακής επάρκειας ακόμη και μετά
τη διανομή του, διατηρούνται σε υψηλά επίπεδα, αρκετά πάνω από τα ελάχιστα όρια, ενώ με
ασφάλεια επιτυγχάνονται και οι στόχοι MREL.
Σε αυτό συμβάλουν καθοριστικά τόσο τα εντυπωσιακά κέρδη της διετίας 2022 – 2023, που
κατά πάσα πιθανότητα θα κινηθούν στη ζώνη των 7,5 δισ. ευρώ, όσο και οι εκδόσεις
ομολόγων, οι οποίες παρά το ασταθές γεωπολιτικό περιβάλλον και την άνοδο των επιτοκίων
συνεχίζονται βάση προγραμματισμού.
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Οι υπέροχες 15, ο θρίαμβος των Μυτιληναίου, Στάσση, Εξάρχου και Κόκκαλη, η κόκκινη
κάρτα στην Λαζαράκου για την Folli, οι επενδύσεις της ATTICA Group, η νέα επιτυχία
του Μυλωνά, και ένα QUIZ με τον millionaire και την Σταχτοπούτα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σήμερα στη 10 το πρωί ο διοικητής της Τράπεζας της Ελλάδος, Γιάννης Στουρνάρας, ο οποίος
χθες πήρε θέση υπέρ της ενσωμάτωσης των μεταναστών στο εργατικό δυναμικό της χώρας,
 θα περάσει την πόρτα του γραφείου του προέδρου της Βουλής, Κωνσταντίνου Τασούλα.
The Wiseman
Πόσο υπέροχο μπορεί να είναι το ελληνικό χρηματιστήριο;
Η λάμψη χθες ήταν δεδομένη για την ελληνική αγορά (αλλά και για την WALL STREET, τον
DAX στην Γερμάνια κλπ.) καθώς μια σειρά από μετοχές έδωσαν εκπληκτικά κέρδη στους
μετόχους τους.
Ο γενικός Δείκτης έκλεισε στις 1.299 μονάδες.
Καταρχήν οι μετοχές που έκαναν ρεκόρ 52 εβδομάδων ήταν έξι.
ΔΕΗ ΔΕΗ 2,37% 11,22 , Intrakat ΙΝΚΑΤ 4,88% 4,30 , Intracom ΙΝΤΚΑ 2,26% 3,17 , Trastor
ΤΡΑΣΤΟΡ 7,81% 1,38 , Lavipharm ΛΑΒΙ 1,22% 0,83 και ΑΒΑΞ ΑΒΑΞ 0% 1,85 .
Άριστη  συμπεριφορά, είχαμε ακόμα και για ΚΛM, ATTICA GROUP ΑΤΤΙΚΑ 3,61% 2,01 ,
ΚΟΥΕΣ ΚΟΥΕΣ 3,56% 5,53 , ΕΛΛΑΚΤΩΡ ΕΛΛΑΚΤΩΡ 6,38% 2,50 , ΚΕΚΡΟΨ ΚΕΚΡ 5,17%
1,83 , EUROBANK, ETE, Πειραιώς,  και MYTILINEOS ΜΥΤΙΛ 1,99% 36,90 .
Φυσικά η μετοχή που προσφέρει μόνο απογοήτευση για μια ακόμα φορά, ήταν του ΟΤΕ ΟΤΕ
-1,31% 12,80 .
Χθες αγαπητοί αναγνώστες, προέβλεψα ότι θα γίνει μάχη κεφαλαιοποιήσεων μεταξύ
MYTILINEOS και ΟΤΕ.
Δεν πέρασαν 17 ώρες από τον χθεσινό WISEMAN, και στην συνεδρίαση της Τρίτης, η
MYTILINEOS έκλεισε με άνοδο 2% και η κεφαλαιοποίηση της ανέρχεται στα 5,27 δισ. ευρώ.
Ο ΟΤΕ έχασε 1,31% και πλέον η αξία του (market cap) είναι στα 5,46 δισ. ευρώ.
Η διαφορά τους πλέον στα 190 εκατ. ευρώ.
Προχθές η διαφορά ήταν στα 400 εκατ. Ευρώ.
Οι αγορές είναι αμείλικτες αλλά δίκαιες.
Ποιος το περίμενε πριν λίγα χρόνια;
Η ΔΕΗ έκανε χθες θαύματα και έκλεισε στα 11,22 ευρώ.
Το όραμα και τα σχέδια του CEO της ΔΕΗ Γιώργου Στάσση, έχουν οδηγήσει την  την
εισηγμένη σε κεφαλαιοποίηση 4,3 δισ. ευρώ.
Στα τέλη Ιανουάριου θα παρουσιαστεί στο Λονδίνο σε θεσμικούς επενδυτές, όλο το σχέδιο των
επόμενων ετών μετά και την εξαγορά της ΕΝΕΛ Ρουμανίας.
Τέτοιους manager χρειάζεται η χώρα.
 
Η Intrakat “ξέσπασε” για μια ακόμα φορά χθες στο ταμπλό.
Η μετοχή του CEO της εταιρείας Αλέξανδρου Εξάρχου, έχει πλέον κεφαλαιοποίηση 700 εκατ.
ευρώ και η τιμή της είναι στα 4,30 ευρώ.
Ο όγκος των συναλλαγών άγγιξε χθες τα 753.00 χαρτιά, όμως τα 480.000 έγιναν σε πακέτα.
Εντύπωση προκάλεσε ότι 230.000 χαρτιά  «άλλαξαν» χέρια στα 3,80 ευρώ, ενώ η μετοχή
εκείνη την ώρα “έπαιζε” στα 4,30 ευρώ.
Το τελευταίο πακέτο των 250.000 τεμαχίων έγινε στα 4,30 ευρώ.
Πιθανολογείται ότι και τα δυο πακέτα τα αγοράσαν ξένοι θεσμικοί.
Άπαντες αναμένουν το big deal που θα ανακοινώσει η εισηγμένη και σας έχει προϊδεάσει εδώ
και περίπου 45 ημέρες ο WISEMAN.
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Intracom και ΚΛΜ οι δυο εταιρίες του ομίλου του Σωκράτη Κόκκαλη έκαναν εξαιρετική κούρσα.
Η Intacom έκλεισε στα 3,17 ευρώ με όγκο συναλλαγών 201,000 μετοχές.
Επίσης και η Intralot μπορεί να έκλεισε αμετάβλητη αλλά έκανε σημαντικό όγκο συναλλαγών
1.870.000 μετοχές.
Και εκεί “προβλέπω” να γίνονται σύντομα θαύματα!!!
 
H ATTICA GROUP έχει μπροστά της ένα επενδυτικό πρόγραμμα 1 δις ευρώ.
Όπως εξήγησε χθες σε συνέδριο ο πρόεδρος της ATTICA Κυριάκος Μάγειρας: “ Η εισηγμένη
 είναι έτοιμη για την επόμενη μέρα της ελληνικής ακτοπλοΐας, μέσα από ένα μεγάλο επενδυτικό
πρόγραμμα έως 1 δισ. ευρώ το οποίο όχι μόνο έχει σχεδιαστεί αλλά έχει ήδη αρχίσει να
υλοποιείται. Ένα πρόγραμμα εκσυγχρονισμού, ψηφιακού μετασχηματισμού ενσωμάτωσης
τεχνητής νοημοσύνης, αλλά και περιβαλλοντικής αναβάθμισης των πλοίων.
Η ακτοπλοΐα είναι ένα εθνικό προϊόν.
Καλούμαστε να την αντιμετωπίσουμε  ως μέρος της εθνικής μας υποδομής που λειτουργεί
αναπτυξιακά και καλύπτει τις ανάγκες της νησιωτικής Ελλάδας. Βεβαίως για να επιτευχθεί αυτό
χρειάζεται όχι μόνο να εκσυγχρονιστούν τα πλοία αλλά και οι λιμενικές υποδομές.
Περιμένουμε να γίνουν επενδύσεις στα λιμάνια ώστε η χώρα μας να έχει τις υποδομές που
αντιστοιχούν στο τουριστικό προϊόν που θέλουμε να πουλάμε.
Χτίζουμε 5στερα ξενοδοχεία σε προορισμούς που έχουν λιμάνια ενός αστέρα.
Χρειαζόμαστε σύγχρονα λιμάνια με υψηλές προδιαγραφές ασφαλείας και ποιοτικές υπηρεσίες.”
Σύμφωνα με τον έμπειρο και ταλαντούχο κ. Μάγειρα:
«Η Attica έχει ολοκληρώσει την ενσωμάτωση της ΑΝΕΚ και έχει έναν στόλο 45 πλοίων και έχει
δεσμευθεί σε μια μεγάλη επένδυση εκσυγχρονισμού και ανάπτυξης του στόλου αυτού.
Σε αυτό το πλαίσιο και το μνημόνιο συνεργασίας με την ΟΝΕΧ, διότι στόχος μας είναι η
ανάπτυξη αυτή να επιστρέφει πολλαπλασιαστικά στην Ελλάδα και οι επενδύσεις να μείνουν
στη χώρα μας.
Οι Έλληνες εφοπλιστές οφείλουμε να επενδύσουμε και να στηρίξουμε την ελληνική ναυπηγική
βιομηχανία.
Είναι μια ευκαιρία για τη χώρα.»
Την απόλυτη εμπιστοσύνη στις προοπτικές της R Energy, δείχνει το αφεντικό της εταιρείας
Γιώργος Ρόκκας μετά την εξαγορά, ποσοστού 20%, το οποίο κατείχε η Lamda Development.
Η R Energy Holding S.A. ανακοίνωσε ότι η G. Rokas Holdings S.M.S.A. –εταιρεία 100%
συμφερόντων του Γεωργίου Μ. Ρόκα, ολοκλήρωσε τη συμφωνία αγοραπωλησίας με την
LAMDA ENERGY INVESTMENTS S.M.S.A., – 100% θυγατρικής της LAMDA DEVELOPMENT
S.A. (“LAMDA”), που αφορά στην εξαγορά:
ποσοστού 20% του μετοχικού κεφαλαίου της Εταιρείας, καθώς και του συνόλου των ομολογιών
του μετατρέψιμου ομολογιακού δανείου ύψους 10 εκατ. ευρώ, αντί συνολικού τιμήματος 21.6
εκατ. ευρώ σε μετρητά.
Η G. Rokas Holdings S.M.S.A. ξεκίνησε διαδικασία μετατροπής του εν λόγω μετατρέψιμου
ομολογιακού δανείου των 10 εκατ. ευρώ σε μετοχές, ανεβάζοντας έτσι— με την ολοκλήρωσή
της, το συνολικό ποσοστό της στην R Energy1 Holding S.A. πάνω από 70%.
“Η επαναγορά του μεριδίου της LAMDA αποτελεί μία ισχυρή ‘ψήφο εμπιστοσύνης’ στην
εστιασμένη υλοποίηση του επιχειρηματικού σχεδίου και στις δυνατότητες συνεχούς ανάπτυξης
της R Energy1 Holding.” δήλωσε ο κ. Γεώργιος Μ. Ρόκας, Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος
της Εταιρείας.
“Έχοντας θεμελιώσει γερές βάσεις, προχωράμε μπροστά, προσηλωμένοι στην εδραίωση της R
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Energy1 Holding σε ηγετική θέση στην ελληνική βιομηχανία των ΑΠΕ, εξασφαλίζοντας συνεχή,
κερδοφόρα και βιώσιμη ανάπτυξη.
Η είσοδος της LAMDA στο μετοχικό κεφάλαιο της R Energy1 Holding αποτέλεσε ορόσημο
προς αυτή την κατεύθυνση”.
O Wiseman τις τελευταίες ημέρες ασχολήθηκε με διάφορα «στενάχωρα» που συμβαίνουν
πέριξ του κτιρίου Διοίκησης της Εθνικής Τράπεζας στην πλατεία Κοτζιά.
Όμως δεν αποσιωπά τις  καλές ειδήσεις, αρκεί βέβαια αυτές  να υπάρχουν.
Δεν θα μπορούσα λοιπόν να αναφερθώ στα αποτελέσματα του της Εποπτικής του
επισκόπησης και Διαδικασία Αξιολόγησης (SREP) της  Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας, τα
οποία ανέδειξαν «νικήτρια» την Εθνική μεταξύ των τεσσάρων συστημικών τραπεζών.
Και εξηγούμαι.
Η ΕΤΕ είναι η μοναδική τράπεζα στην οποία η ΕΚΤ αποφάσισε να μειώσει κατά 0,25% (η 25
b.p) την πρόσθετο μαξιλάρι ασφαλείας για τα κεφάλαια της.
Για να το απλουστεύσουμε η ΕΚΤ επιβάλει μία πρόσθετη κεφαλαιακή επιβάρυνση – πλέον του
ελάχιστου απαιτούμενου κεφαλαίου CET1 – ανάλογα με την κεφαλαιακή ευρωστία της και το
απόθεμα ρευστότητας που διαθέτει.
Μάλιστα  η ΕΚΤ αποφάσισε να αυξήσει για τον ελάχιστο δείκτη κεφαλαιακής επάρκειας, τον
γνωστό CET1 από το 10,7% στο 11,1%.
Ειδικά τώρα όσον αφορά στην Εθνική ΕΤΕ 1,25% 6,46 «το καπέλο» που μπαίνει στο δείκτη
αυτό για το 2024 μειώνεται από το 3% στο 2,75%,  για τις υπόλοιπες τράπεζες παραμένει
σταθερό, για μεν την Εurobank ΕΥΡΩΒ 3,11% 1,66 στο 2,75%, για Alpha ΑΛΦΑ 0% 1,55 και
Πειραιώς ΠΕΙΡ 1,54% 3,30 στο 3%.
Η ιδιαίτερα θετική αυτή εξέλιξη για την Εθνική σε μεγάλο βαθμό αντανακλά την επιτυχία της
στα stress tests του 2023 που ανακοίνωσε ο SSM τον περασμένο Ιούλιο, σύμφωνα με τα
οποία αναδείχθηκε ως η 5η καλύτερη τράπεζα ανάμεσα στις 120 μεγάλες συστημικές τράπεζες
της Ευρώπης.
Το κεφάλαιο αυτό που απελευθερώνεται μετά την πιο «χαλαρή αντιμετώπιση» του επόπτη, η
διοίκηση της Εθνικής μπορεί να το χρησιμοποιήσει όπως είχε αναφέρει σε προγενέστερο
χρόνο ο CEO Παύλος Μυλωνάς για επαναγορά μέρους των μετοχών της Τράπεζας
προκειμένου με τον τρόπο αυτό να στηρίξει την μετοχή της.
Ο Δικηγορικός Σύλλογος Αθηνών και ο πρόεδρος του,  έχουν σοβαρό μερίδιο ευθύνης για
αρκετά στραβά που συμβαίνουν γύρω από την Ευελπίδων, τούτο άλλωστε το αποδέχονται και
το έχουν επισημάνει κατά καιρούς έγκριτοι και αξιοπρεπείς δικηγόροι.
Για παράδειγμα η απάντηση σε αίτημα εξαίρεσης δικηγόρου για να μετάσχει σε δίκη μπορεί να
έλθει τέσσερεις και πέντε μήνες μετά την υποβολή του, οπότε ζήσε Μάη μου…
Στην περίπτωση τώρα της Folli ο πρόεδρος του Δικηγορικού Συλλόγου Δημήτρης Βερβεσός
 όπως θα διαβάσετε στο ρεπορτάζ της Ρεγγίνας Σπυράτου, «νίπτει τας χείρας του»
επιρρίπτοντας την ευθύνη για  την μη εκδίκαση της απόφασης στους συνήγορους υποστήριξης
της κατηγορίας.
Παρά την εντύπωση που δόθηκε μετά  την κραυγή αγωνίας της προέδρου της Έδρας, (ότι
δηλαδή ο ΔΣΑ δεν δίνει άδειες για να προχωρήσει η ακροαματική διαδικασία)  ο πρόεδρος του
ΔΣΑ δηλώνει ότι ουδέποτε του ζητήθηκε άδεια από τους συνηγόρους υποστήριξης της
κατηγορίας να παραστούν στο ακροατήριο παρά την αποχή.
Αν αληθεύουν οι ισχυρισμοί του κ. Βερβεσού , τους οποίους δεν έχω λόγο να αμφισβητήσω,
τελικά οι μόνοι που πιέζουν να αποδοθεί η δικαιοσύνη για το σκάνδαλο της Folie είναι το
mononews και κάποιοι μικροεπενδυτές που εξαπατήθηκαν.
Να καταλάβω ότι η διαδικασία αυτή μεταξύ άλλων είναι κοστοβόρα για τους μικροεπενδυτές
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που εξαπατήθηκαν όμως αδυνατώ να κατανοήσω τη στάση των υπολοίπων που είχαν
δηλώσει παράσταση πολιτικής αγωγής στο δικαστήριο όπως  Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς, ο
ΕΦΚΑ, ο ΕΟΠΥY, η Alpha Bank, διάφορες εταιρείες διαχείρισης ανώνυμων κεφαλαίων, ο
κινεζικός Όμιλος Fusun κλπ.
Επιμένω σε αυτό όχι μόνο για να αποδώσουμε τα του Καίσαρος αλλά διότι κάπου πήρε χθες
το μάτι σε μία έγκριτη στήλη ότι κυρία Λαζαράκου της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς υπέβαλε
αίτημα εξαίρεσης από την αποχή των δικηγόρων  στον ΔΣΑ το οποίο ΜΑΛΙΣΤΑ απορρίφθηκε,
προκειμένου να παραστούν νομικοί εκπρόσωποί της στο δικαστήριο.
Δεν ξέρω τι λέει η αντιπολίτευση (όχι η Αξιωματική) για το αν πάει καλά η οικονομία και για το
επίπεδο ευημερίας της κοινωνίας, αλλά από την πληρότητα των χειμερινών προορισμών την
περίοδο των εορτών αλλά και τις πωλήσεις ειδών πολυτέλειας, φαίνεται ότι γενικώς κυκλοφορεί
πολύ χρήμα στην αγορά.
Πάρτε για παράδειγμα την γνωστή φίρμα Louis Vuitton, η οποία διακρίνεται για την υψηλή
ποιότητα των προιόντων της και τις απλησίαστες τιμές τους.
Οι δουλειές της Louis Vuitton στην Ελλάδα με δύο λέξεις πάνε καλά.
Όπως έχετε διαβάσει στο mononews το 2022 ήταν μια πολύ καλή χρονιά για τη θυγατρική του
διάσημου γαλλικού οίκου στην Ελλάδα.
Υπερδιπλασίασε πωλήσεις και κέρδη από ένα μόνο κατάστημα στη Βουκουρεστίου και ένα
εποχικό στη Μύκονο.
H Louis Vuitton Ελλάς κατάφερε πέρυσι να αυξήσεις τις πωλήσεις της κατά 102% φτάνοντας
στα 51,2 εκατ. ευρώ από 25,6 εκατ. ευρώ το 2021.
Tα κέρδη προ τόκων και φόρων διαμορφώθηκαν στα 19,5 εκατ. ευρώ από 8,7 εκατ. ευρώ ενώ
και τα καθαρά κέρδη υπερδιπλασιάστηκαν συγκριτικά με το 2021, καθώς έφτασαν στα 15,1
εκατ. ευρώ από 6,8 εκατ. ευρώ στην προηγούμενη οικονομική χρήση.
 Και τώρα ήρθε η ώρα να αποδώσει στη μητρική το μερίδιο από τα κέρδη.
Ετσι, λίγες ημέρες πριν το Διοικητικό Συμβούλιο της Louis Vuitton Ελλάς ΑΕ ενέκρινε τη
διανομή προμερίσματος ύψους 10 εκατ. ευρώ ως αποτέλεσμα των ιδιαίτερα θετικών
αποτελεσμάτων του 2022.
Να συμπληρώσουμε ότι εντός της περσινής χρονιάς το ΔΣ είχε εγκρίνει την καταβολή
μερίσματος ύψους 2,6 εκατ. ευρώ.
 
Μπαίνει σιγά – σιγά το νερό στ΄αυλάκι για την δημιουργία του Φορέα Απόκτησης και
επαναμίσθωσης ακινήτων.
Στις αρχές Ιανουαρίου αναμένεται να δημοσιευτεί η πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος για
την ίδρυση του, μετά τις νέες αλλαγές που εισήχθησαν στο νομοσχέδιο του Υπουργείου
Οικονομικών, προκειμένου να γίνει η έργο πιο ελκυστικό.
Με τη δημοσίευση της σχετικής πρόσκλησης, τα τέσσερα ταμεία που είχαν ήδη περάσει τον
δεύτερο γύρο (Bains, Fortress, Christofferson και Cepal-Kaican) θα κληθούν να ξεκαθαρίσουν
το ενδιαφέρον τους, με στόχο να ξεκλειδώσουν τη διαδικασία που περιλαμβάνεται στον
πτωχευτικό νόμο και που αφορά την απόκτηση – για περίοδο 12 ετών – των ακινήτων
ευάλωτων νοικοκυριών και την επαναμίσθωση τους, με ταυτόχρονο δικαίωμα επαναγοράς
τους σε δεύτερο χρόνο.
Μεταξύ άλλων, το νέο νομοσχέδιο επιτρέπει στον επενδυτή –και κατ’ επέκταση και στον
δανειολήπτη– να αγοράσει το ακίνητο με έκπτωση 30% στην εμπορική του αξία.
Σύμφωνα με τα στοιχεία, το 75% των δημοπρασιών καταλήγουν να είναι άκυρες στην πρώτη
προσπάθεια πώλησης και συνήθως, πωλούνται στην τρίτη προσπάθεια με αυτόματη
προσαρμογή στο 65% της αρχικής τιμής.
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Στο πλαίσιο αυτό, η κυβέρνηση αποφάσισε να ενσωματώσει τη μείωση αυτή στο λογαριασμό,
διευκολύνοντας όχι μόνο τους δανειολήπτες, αλλά και τους επενδυτές.
 
Έσοδα 300 εκατομμυρίων εξασφαλίζει το έργο του καζίνο Ελληνικού στη Lamda, έως το 2025.
To Hard Rock Hotel & Casino Athens έκτασης 168.000 τ.μ. που θεμελιώνεται μεθαύριο,
Παρασκευή, θα ολοκληρωθεί το 2026 και αναμένεται να δημιουργήσει περισσότερες από 3.000
μόνιμες θέσεις εργασίας, ενώ πρόκειται για επένδυση 1,1 δισ. ευρώ.
Ερώτημα παραμένει από πού θα προέλθουν τα κεφάλαια για έργο, το οποίο πάντως μάλλον
θα ανακοινωθεί την ίδια μέρα, αφού πληροφορίες θέλουν το σχήμα της χρηματοδότησης
εξασφαλισμένο.
Στην κοινοπραξία συμμετέχει κατά 49% η ΓΕΚ Τέρνα (που θα αναλάβει και την κατασκευή) και
κατά 51% η Hard Rock, ενώ θυμίζουμε πως στο αρχικό σχήμα συμμετείχε αντί της τελευταίας,
η επίσης αμερικανική Mohegan, η οποία υπαναχώρησε.
Το Hard Rock θα είναι το πρώτο ολοκληρωμένο συγκρότημα καζίνο στην ηπειρωτική Ευρώπη,
συνδυάζοντας ένα πολυτελές ξενοδοχείο 5 αστέρων με περισσότερα από 1.000 δωμάτια και
σουίτες, συνολικής δυναμικότητας σχεδόν 3.500 κλινών, καζίνο συνολικής επιφάνειας σχεδόν
15.000 τ.μ., που θα διαθέτει 200 τραπέζια και 2.000 παιγνιομηχανές, εκθεσιακό και συνεδριακό
κέντρο 23.000 τ.μ., θέατρο και συναυλιακό χώρο δυναμικότητας 3.000 ατόμων, χώρους
ψυχαγωγίας, εστίασης και καταστήματα.
 
Σήμερα στη 10 το πρωί ο διοικητής της Τράπεζας της Ελλάδος, Γιάννης Στουρνάρας, ο οποίος
χθες πήρε θέση υπέρ της ενσωμάτωσης των μεταναστών στο εργατικό δυναμικό της χώρας,
 θα περάσει την πόρτα του γραφείου του προέδρου της Βουλής, Κωνσταντίνου Τασούλα.
Κάθε χρόνο λίγο πριν από τα Χριστούγεννα ο κ. Στουρνάρας συναντά τον κ. Τασούλα
προκειμένου να του παραδώσει την ενδιάμεση έκθεση για τη Νομισματική Πολιτικής που
συνέταξε η ΤτΕ.
Θα έχουν ενδιαφέρον οι επισημάνσεις του κ. Στουρνάρα τόσο για την πορεία της ελληνικής
οικονομίας το 2024 όσο και για την πορεία των επιτοκίων.
Ο διοικητής της ΤτΕ αναμένεται να αναφερθεί στην ανάγκη μείωσης του πληθωρισμού, και
στην Ελλάδα αλλά και στην Ευρώπη ώστε να απελευθερωθεί η ΕΚΤ και να προχωρήσει σε
μειώσεις επιτοκίων τη νέα χρονιά.
Άλλωστε, πρόσφατα ο κ. Στουρνάρας είπε ότι ο πληθωρισμός πρέπει να μείνει σταθερά κάτω
από 3%.
Στην έκθεση θα υπάρχουν αναφορές για την ανάπτυξη με την ΤτΕ να εκτιμά ότι φέτος θα
κινείται με ρυθμό 2,4% και το 2024 και 2025 θα είναι στο 2,5% από 3% που είχε προβλέψει
αρχικά.
Ακόμη μεγαλύτερο ενδιαφέρον θα έχουν οι θέσεις της ΤτΕ για το ελληνικό τραπεζικό σύστημα,
ειδικά μετά τις κατακλυσμιαίες εξελίξεις με το placement της Εθνικής, την είσοδο της UniCredit
στην Alpha Bank αλλά και τους σχεδιασμούς της Πειραιώς για πώληση μέρους του ποσοστού
που κατέχει το ΤΧΣ.
Ο κ. Στουρνάρας αναμένεται να επαινέσει τις ενέργειες που έχουν γίνει για την ευρωστία του
τραπεζικού συστήματος, τη μείωση των κόκκινων δανείων κλπ.
 
Στο πρώτο εξάμηνο του 2024 ή το αργότερο μέχρι το τέλος της χρονιάς που θα υποδεχτούμε
οσονούπω, θέλει να πουλήσει το 35% που κατέχει στη  Δημόσια Επιχείρηση Αερίου, ο
διευθύνων σύμβουλος της Helleniq Energy Ανδρέας Σιάμισιης.
Η απόφαση ελήφθη πρόσφατα αν και ο wiseman ήδη από τις 2 Σεπτεμβρίου σας το είχε
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γράψει με τίτλο: «Σιάμισιης: με 1 δις κέρδη το 2023, θέλουμε να εξαγοράσουμε πλήρως τη 
ΔΕΠΑ Εμπορίας, αλλιώς του χρόνου θα πουλήσουμε το 35% που κατέχουμε» και το είχατε
αποκλειστικό τότε μόνο εσείς, οι αναγνώστες του mononews.gr.
Aπό τότε μέχρι σήμερα, συνέβη το ότι  ακυρώθηκε πριν από ένα μήνα ο διαγωνισμός για την
πώληση της εταιρείας, άρα ο Σιάμισιης δεν μπορεί να κάνει bit  και να αγοράσει.
Με τη ρευστή εικόνα στην αγορά ενέργειας και τις μεγάλες βοήθειες που έδωσε και δίνει η
ΔΕΠΑ Εμπορίας στο Δημόσιο για επιδοτήσεις, είναι πλέον πολύ δύσκολη η επαναπροκήρυξη
μέσα στο 2024.
Εξάλλου υπάρχει και η εκκρεμότητα με την ELFE (πρώην ΒΦΛ) συμφερόντων Λούα -Λούα
(κατά κόσμο Λαυρέντη Λαυρεντιάδη) που χρωστάει κάπου 130 εκατομμύρια στη ΔΕΠΑ αλλά
με προσφυγές και κόντρα προσφυγές στη δικαιοσύνη αποφεύγει να πληρώσει.
Άρα ο υποψήφιος αγοραστής δεν θα γνωρίζει τί έχει να αγοράσει εάν δεν λυθεί η εκκρεμότητα.
Υπάρχει και άλλος ένας λόγος που είναι διστακτικοί όσοι θα αποφασίσουν αυτή την μελλοντική
αποκρατικοποίηση οψέποτε αποφασιστεί: οι μέχρι τώρα αποκρατικοποποιήσεις στον τομέα
του αερίου, κατέληξαν σε ιταλικά χέρια (ΕΝΙ, Italgas)  και όλοι …μετανιώνουν για την ώρα και
τη στιγμή!
Οι ιταλοί αδιαφορούν για τα περιουσιακά τους στοιχεία, και ζητούν διαρκώς αυξήσεις σε όλα
από το Δημόσιο, οι εν Ελλάδι συνεργάτες τους είναι -τουλάχιστον- προβληματισμένοι, τα
στελέχη της Italgas είναι …ερωτευμένα (μεταφορικά και κυριολεκτικά) με τη νυχτερινή ζωή της
Αθήνας και της Θεσσαλονίκης, συνεπώς ουδείς ασχολείται με την ανάπτυξη και τον
καταναλωτή.
Αντιθέτως η ΔΕΠΑ Εμπορίας με τον Κώστα Ξιφαρά και η θυγατρική της ‘Φυσικό Αέριο’ με τον
Γιάννη Μητρόπουλο, μία χαρά τα πάνε και συμβάλλουν στην στήριξη του κάθε νοικοκύρη
καταναλωτή.
«Συνεπώς τί θα πρόσφερε και σε ποιόν μία βιαστική αποκρατικοποίηση με κίνδυνο να
εμφανιστούν πάλι τα …σπαγγέτι και να μετατρέψουν τη ΔΕΠΑ σε γουέστερν-σπαγγέτι;»
αναρωτιούνται όσοι είναι στα κέντρα λήψης αποφάσεων και γνωρίζουν.
Στο “δαχτυλίδι” της Κηφισίας πάντως όπου και η έδρα της Helleniq Energy,  ακούω πως ο
Σιάμισιης λέει πως «η ΔΕΠΑ Εμπορίας έχει  δραστηριότητες ανταγωνιστικές με τις δικές μας,
όπως η συμμετοχή σε πρότζεκτ νέων μονάδων ηλεκτροπαραγωγής σε Ελλάδα και εξωτερικό,
είναι σαφές ότι θα πρέπει να υπάρξει ξεκαθάρισμα» άρα μέσα στο 2024 ο Σιάμισιης με τον ένα
ή τον άλλο τρόπο θα αποχωρήσει.
Τώρα ο wiseman που γνωρίζει τί ακριβώς γίνεται αναφορικά με το θέμα αυτό στο Μέγαρο
Μαξίμου, όπου το θέμα ‘κοιτάζει’ ο ενεργειακός  σύμβουλος του πρωθυπουργού Νίκος
Τσάφος, αλλά και στο ΥΠΟΙΚ και στο ΥΠΕΝ, σας πληροφορεί για να το έχετε αποκλειστικό, ότι
ο πιθανότατος  αγοραστής του 35% είναι το ΤΑΙΠΕΔ.
Κάποιος άλλος αγοραστής να προκύψει είναι πολύ δύσκολο αν όχι αδύνατο.
Λέμε ο πιθανότατος και όχι ο απόλυτα σίγουρος διότι «μηδένα προ του τέλους μακάριζε» που
έλεγαν οι αρχαίοι οι οποίοι πολύ σοφά πρόσθεταν πως «η μόνη απόλυτη βεβαιότητα είναι ο
θάνατος» κούφια η ώρα…
Μεγάλη κινητικότητα παρατήρησα χθες πέριξ της Βουλής στην Πλατεία Συντάγματος.
Κόσμος πολύς έβγαινε περιχαρής από τον Πύλη και κατευθύνονταν προς το κάτω μέρος της
Πλατείας.
Επειδή ανησύχησα ότι κάτι κακό συμβαίνει (και όπως έχετε ακουστά bad news good news)
 επιχείρησα να πληροφορηθώ τι συμβαίνει.
Όμως, μου είπε η πηγή μου, λοιπόν, το προεδρείο της Βουλής και ο ιδιαίτερα γαλαντόμος
πρόεδρος, Κωσταντίνος  Τασούλας, αποφάσισε να κάνει έναν «μποναμά» στους
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κοινοβουλευτικούς συντάκτες.
Συγκεκριμένα, όποιος δημοσιογράφος είναι διαπιστευμένος στο κοινοβουλευτικό ρεπορτάζ
μπορούσε να πάει στο γνωστό πολυκατάστημα Πλαίσιο και να αγοράσει προϊόντα αξίας 2.000
ευρώ.
Κινητά τηλέφωνα, λάπτοπ, εκτυπωτές και ό,τι άλλο θα μπορούσε να δικαιολογηθεί ως
«εργαλείο» για την άσκηση του δημοσιογραφικού επαγγέλματος.
Η παροχή της Βουλής είχε να εμφανιστεί εδώ και μια τετραετία και όπως γίνεται σαφές,
προκάλεσε ντελίριο ενθουσιασμού στους δημοσιογράφους.
Αφού δεν πληρώνουν για τον εξοπλισμό τους τα αφεντικά, ας πληρώνει η Βουλή.
Βέβαια, για να πούμε και τη συνέχεια, η γαλαντομία του προέδρου Τασούλα κάλυψε και τους
υπουργούς, υφυπουργούς και λοιπούς βουλευτές οι οποίοι πήραν κουπόνι 3.000 ευρώ για
ηλεκτρονικό εξοπλισμό από το ίδιο κατάστημα.
Η Αθήνα είναι υπέροχη τα Χριστούγεννα και το κέντρο είναι πράγματι “διαμαντοφορεμένο”
αυτές τις ημέρες.
Κάνοντας μια βόλτα χθες το πρωί στο Κολωνάκι, κοντοστάθηκα στο περίφημο DRY.
Περιμένοντας ένα σκέτο καπουτσίνο, πίσω μου ακριβώς δυο κυρίες μιλούσαν μεταξύ τους
μεγαλοφώνως.
Κοιτάζω τα πιάτα, στο τραπέζι τους, που φιλοξενούν κομμάτια από panettone με φράουλα.
 “Μετά την Νέα Υόρκη που έγινε το οικονομικό συνέδριο της εταιρείας του Νίκου και της Όλγας
Μπορνόζη Capital Link, το ζεύγος γύρισε στην Αθήνα, όπως άλλωστε ήταν φυσιολογικό.
Όμως η παρουσία του Fund manager και της δημοσιογράφου στην μητρόπολή του
καπιταλισμού (όπως άλλωστε το αποτύπωσε άριστα ο WISEMAN προ ημερών)  ήταν αυτό
που κέντρισε το ενδιαφέρον πολλών.
Μαθαίνω ότι τις επόμενες ημέρες, κάποια media ετοιμάζουν ένα hot αφιέρωμα.
Αφιέρωμα δυνατό με πολλά – πολλά στοιχεία.”
Επειδή η κουβέντα που άκουσα από τις δυο κυρίες, φανατικές αναγνώστριες του WISEMAN,
με ενδιέφερε,  αποφάσισα να επικεντρωθώ, παριστάνοντας ότι μιλάω στο τηλέφωνο.
Για ποιο «ζεύγος» μιλούσαν άραγε;
Η απορία μου ήταν δεδομένη.
Οι δυο κυρίες συνέχισαν.
«Η γνωστή δημοσιογράφος και τέως μπασκεμπολίστρια με ύψος 1,83 με τις διάσημες τσάντες
Saint Laurent και Dior και τα ρολόγια ROLEX, είναι φουλ ερωτευμένη με γνωστό, ωραίο και fit,
fund manager.
Μάλιστα δεν την νοιάζει, όπως παραδέχεται εάν είναι παντρεμένος η πλούσιος (που είναι και
τα δυο).
Απλά επειδή την κάνει ευτυχισμένη, αυτή είναι μαζί του.
Ο άνθρωπος αυτός της έχει δώσει ελπίδα».
Μου έκανε πράγματι εντύπωση πως οι δυο κυρίες ξέρουν τόσο πολλά πράγματα για την «θεά
δημοσιογράφο» που εργάζεται σε τηλεοπτικό ιδιωτικό σταθμό και τον γνωστό fund manager.
Όμως αυτές συνέχισαν απτόητες:
“Ξέρω ότι ανταλλάσσουν καθημερινά πολλά sms, και μιλάνε συνέχεια στα τηλέφωνα.
Αυτή συνηθίζει να του λέει:
“I told you, I don’t need everything, I need just enough to be happy. “
Επειδή οι δυο κυρίες κατάλαβαν, ότι είχα ακούσει τον διάλογο τους, σταμάτησαν να μιλάνε.
Εγώ τους έριξα μια κλεφτή ματιά, πήρα στο χέρι τον καπουτσίνο που περίμενα τόση ώρα και
έφυγα βιαστικός.
Θα περιμένω να διαβάσω τα αποκαλυπτικά αφιερώματα για τον millionaire και την
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Σταχτοπούτα,  που είπαν οι κυρίες.
Με αγωνία.
Oh, my God!!!
Αποποίηση Ευθύνης: Το περιεχόμενο και οι πληροφορίες της στήλης προσφέρονται
αποκλειστικά και μόνο για ενημερωτικούς σκοπούς και σε καμία περίπτωση δεν μπορούν να
εκληφθούν ως συμβουλή, πρόταση, προσφορά για αγορά ή πώληση των κινητών αξιών, ούτε
ως προτροπή για την πραγματοποίηση οποιασδήποτε μορφής επένδυσης. Κατά συνέπεια δεν
υφίσταται ουδεμία ευθύνη για τυχόν επενδυτικές και λοιπές αποφάσεις που θα ληφθούν με
βάση τις πληροφορίες αυτές.
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Attica Bank – Παγκρήτια: Αγώνας δρόμου για τις τιτλοποιήσεις και τον 5ο τραπεζικό
πυλώνα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Έφη Καραγεώργου 20 Δεκεμβρίου 2023 00:00
Στην τροχιά των τιτλοποιήσεων έχουν περάσει η Attica Bank και η Παγκρήτια Τράπεζα, οι
οποίες ξεκίνησαν αγώνα δρόμου προκειμένου να είναι έτοιμα μέσα στον Φεβρουάριο τα
χαρτοφυλάκια των προβληματικών δανείων για τα οποία θα αιτηθούν τις κρατικές εγγυήσεις
του «Ηρακλή 3».
Τα επιτελεία και των δύο τραπεζών εξετάζουν όλα τα σενάρια για την περίμετρο των δανείων
που θα ενταχθούν στις τιτλοποιήσεις και ποιες θα είναι οι κεφαλαιακές ανάγκες που θα
προκύψουν.
Και καθώς οι τιτλοποιήσεις θα πρέπει να αξιολογηθούν –πιθανόν από την DBRS– προκειμένου
τα senior ομόλογα να έχουν την εγγύηση του Ηρακλή, τα χρονικά περιθώρια είναι πολύ σφικτά.
Όπως αναφέρουν στο mononews.gr στελέχη των δύο τραπεζών «τρέχουμε για να είμαστε
έτοιμοι μέσα στον Φεβρουάριο».
Ταυτόχρονα τρέχουν και οι διαδικασίες που θα οδηγήσουν στην δημιουργία του 5ου
τραπεζικού πυλώνα με την συγχώνευση των δύο τραπεζών.
Μάλιστα όπως ανέφερε προ ημερών η Ελένη Βρεττού, CEO της Attica Bank , μιλώντας στο
συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη «σήμερα υπάρχουν δύο τράπεζες η Attica και η
Παγκρήτια, που πρέπει να μετασχηματίσουμε, να αναχρηματοδοτήσουμε.
Το due diligence έχει ξεκινήσει και έχουμε τον «Ηρακλή 3», που βοηθά τις τράπεζες να
καθαρίσουν τους ισολογισμούς τους. Το πρώτο  τρίμηνο του 2024 θα μπορέσουμε να
ανακοινώσουμε το σχέδιο συγχώνευσης με την Παγκρήτια, με στόχο της δημιουργία μιας νέας,
πιο ισχυρής και ανταγωνιστικής τράπεζας».
Στην κατεύθυνση της συγχώνευσης η Oliver Wyman έχει αναλάβει την εκπόνηση του κοινού
business plan της Attica Bank – Παγκρήτιας, στο οποίο θα αποτυπωθούν οι συνολικές
κεφαλαιακές ανάγκες για την αναδιάρθρωση και ανάπτυξη της νέας τράπεζας. Στόχος είναι,
σύμφωνα με το χρονοδιάγραμμα,   το αίτημα για τη συγχώνευση να υποβληθεί στις εποπτικές
αρχές πριν από το Πάσχα του 2024.
Η Attica Bank έχει δείκτη προβληματικών δανείων στο 60% (στο 9μηνο) και η Παγκρήτια
βρίσκεται στο 58%. Ο «Ηρακλής 3» θα δώσει την ανάσα που θα χρειαστεί η νέα τράπεζα ώστε
να εστιάσει στην χρηματοδότηση των μικρομεσαίων επιχειρήσεων.
Η αλλαγή σελίδας, στην διαχείριση του προβληματικού της χαρτοφυλακίου για την Attica Bank
έχει ξεκινήσει με την πώληση του χαρτοφυλακίου Astir 1 στην AB CarVal, με την τράπεζα να
προχωρά για πρώτη  φορά στην ιστορία της σε  μια συμφωνία που πραγματικά θα ελαφρύνει
τα βιβλία της από κόκκινα δάνεια.
Επίσης η Attica Bank απόκτησε εκ νέου το σύνολο των ομολόγων των τιτλοποιήσεων
Metexelixis και Omega, μία  συναλλαγή που  δεν έχει καμία επίδραση στα κεφάλαια της
τράπεζας.
Ωστόσο διαθέτει μεγαλύτερη ευελιξία και δυνατότητα επιλογών, ώστε να είναι σε θέση να
αξιοποιήσει όλα τα διαθέσιμα εργαλεία κατά τον καλύτερο δυνατό τρόπο για να επιτύχει την
οριστική εκκαθάριση του ενεργητικού της τράπεζας από τα προβληματικά δάνεια με όχημα και
τον Ηρακλή 3.
Διαβάστε επίσης
ΤτΕ: Αμετάβλητο στο «μηδέν» το αντικυκλικό κεφαλαιακό απόθεμα ασφαλείας
Κόκκινα δάνεια: 700 εκατ. ευρώ νέες χορηγήσεις στα χέρια των servicers
Κωνσταντίνος Φρυδάκης (Attica Bank): Η τράπεζα άλλαξε ρότα και τώρα σχεδιάζει νέα
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John Paulson: Η Ελλάδα εξελίσσεται σε έναν νέο ευρωπαϊκό οικονομικό ηγέτη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας αναδείχθηκαν στο 25ο Annual Capital Link
Invest in Greece Forum που πραγματοποιήθηκε την προηγούμενη εβδομάδα στη Νέα Υόρκη.
Ομιλητές και από τις δύο πλευρές του Ατλαντικού εξήραν την εικόνα της χώρας, μιλώντας με
ιδιαίτερα θετικά λόγια για τις προοπτικές, χαρακτηρίζοντάς την μάλιστα "επενδυτικό φάρο”. 
Σημειώνεται πως στο συνέδριο συμμετείχαν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, ο
Έλληνας υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, ο υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, ο αναπληρωτής υπουργός Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης, ο υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας
Θεόδωρος Σκυλακάκης, καθώς και εκπρόσωποι παγκόσμιων επενδυτικών τραπεζών και
ιδρυμάτων. Επίσης, έδωσαν το "παρών” και είχαν συναντήσεις με επενδυτές 22 εισηγμένες
στο ελληνικό χρηματιστήριο επιχειρήσεις: ΕΧΑΕ, Alpha Bank, ΕΥΔΑΠ, Attica Bank, Autohellas,
ΑΒΑΞ, Dimand, Ελλάκτωρ, Eurobank, ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, HelleniQ Energy, Intrakat S.A., Lamda
Development, Motor Oil, Mytilineos, Εθνική Τράπεζα, ΟΠΑΠ, OTE, Τράπεζα Πειραιώς,
Prodea, ΔΕΗ, Trastor, ενώ συμμετείχε και η εισηγμένη στον Nasdaq Cosmos Health. 
O πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης, απευθύνθηκε στους ξένους επενδυτές με γραπτό
μήνυμα, τονίζοντας ότι η Ελλάδα εισέρχεται σε μια νέα εποχή. Οπως ανέφερε χαρακτηριστικά
"τα καλά νέα είναι ότι η θέση της Ελλάδας στον κόσμο είναι πολύ διαφορετική από εκείνη στην
οποία βρισκόμασταν πριν από τρία χρόνια. Έχουμε αποδείξει ότι μπορούμε να ξεπεράσουμε
μεγάλες προκλήσεις και να επιφέρουμε αλλαγές προς το καλύτερο".
Αναφερόμενος στα τέσσερα χρόνια διακυβέρνησης υπογράμμισε πως "υλοποιήσαμε τις
υποσχέσεις μας. Οι φόροι και οι ασφαλιστικές εισφορές μειώθηκαν, η αξία της μετοχής της
ΔΕΗ έχει σχεδόν δεκαπλασιαστεί και η εταιρεία ολοκλήρωσε μία αύξηση μετοχικού κεφαλαίου
με μεγάλη επιτυχία. Η ψηφιοποίηση του κράτους έχει προχωρήσει σε μεγάλο βαθμό και οι
τέσσερις συστημικές τράπεζες οδεύουν προς μονοψήφια ποσοστά μη εξυπηρετούμενων
ανοιγμάτων το επόμενο έτος". "Και, βεβαίως, έπονται κι άλλα. Μπορώ να σας διαβεβαιώσω
πως η όρεξή μας για μεταρρυθμίσεις παραμένει αμείωτη.” 
Μεταξύ άλλων, ο κ. Μητσοτάκης αναφέρθηκε και στο Ταμείο Ανάπτυξης και Ανθεκτικότητας,
σημειώνοντας πως η χώρα θα λάβει περισσότερα από 30 δισεκατομμύρια ευρώ σε
επιχορηγήσεις και χαμηλότοκα δάνεια. 
Κοινή φέρεται να ήταν πάντως η πεποίθηση μεταξύ των επενδυτών πως η Ελλάδα όντως
αλλάζει εποχή. Η χώρα χαρακτηρίστηκε από επενδυτές ως "φάρος επενδυτικού
ενδιαφέροντος”, ενώ έγινε ειδική αναφορά στη μείωση του δημοσίου χρέους που "αναμένεται
να αποτελέσει πόλο έλξης για τους επενδυτές που αναζητούν σταθερές και οικονομικά
εύρωστες αγορές.” 
Χαρακτηριστική ήταν η ομιλία του μεγαλοεπενδυτή John Paulson, ο οποίος παρομοίασε την
Ελλάδα με τον Φοίνικα, τονίζοντας πως η χώρα εξελίσσεται σε έναν νέο ευρωπαϊκό οικονομικό
ηγέτη. Ως ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς ο κ. Paulson αναφέρθηκε
στην αξιοσημείωτη ανάκαμψη του τραπεζικού κλάδου. Εκτίμησε ότι "οι ευνοϊκές τάσεις θα
συνεχίσουν για τουλάχιστον την επόμενη τετραετία, κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης
Μητσοτάκη”, ενώ τόνισε "πως είναι σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να ακολουθούν
οικονομικές πολιτικές υπέρ των επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε αυτή η ευημερία
για την Ελλάδα μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες. Από αυτήν την άποψη, βρισκόμαστε μόνο
στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου.”
O Filippo Taddei, Senior European Economist, Executive Director της Goldman Sachs
International προέβλεψε ότι η Ελλάδα θα έχει καλύτερες επιδόσεις από την υπόλοιπη
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Ευρωζώνη και το 2024, τονίζοντας ότι η ελληνική οικονομία όχι μόνο θα επωφεληθεί από μια
συνεχιζόμενη ανάκαμψη με γνώμονα την κατανάλωση, αλλά θα έχει επίσης την ευκαιρία για
μια σημαντική αύξηση των κεφαλαιουχικών δαπανών. Συμπλήρωσε μάλιστα πως η Ελλάδα
βρίσκεται σε αρκετά καλή θέση για να ξεκινήσει το πρώιμο στάδιο της επενδυτικής ανάκαμψης,
χάρη στην έκτακτη δημοσιονομική στήριξη από τα ευρωπαϊκά προγράμματα. Τόνισε ωστόσο
πως η χώρα πρέπει να τηρήσει την υπόσχεσή της για σταθερή εφαρμογή του Ταμείου
Ανάκαμψης, διατηρώντας παράλληλα μια προσεκτική δημοσιονομική στάση στην πορεία προς
τη μείωση του χρέους. 
Από την πλευρά του ο Roberto Sifon-Arevalo, Managing Director, Global Head of Sovereign &
MLI Ratings- S&P Global, αναφερόμενος στην επιστροφή της Ελλάδας στην επενδυτική
βαθμίδα εκτίμησε πως αναδεικνύει τα αποτελέσματα μιας αξιοσημείωτης διαδικασίας
δημοσιονομικής εξυγίανσης και διαρθρωτικών μεταρρυθμίσεων που παρέχουν στην ελληνική
οικονομία μια ισχυρή βάση για το μέλλον, για το οποίο σημείωσε πως η οικονομική
δραστηριότητα της Ελλάδας, με τη στήριξη των συνεχιζόμενων οικονομικών μεταρρυθμίσεων
και εκταμιεύσεων από τα κεφάλαια του NextGenerationEU, θα πρέπει να παραμείνει εύρωστη.
Αυτό, σε συνδυασμό με τη συνέχιση των δημοσιονομικών προσπαθειών, θα πρέπει να είναι
καλός οιωνός για το μέλλον των πιστοληπτικών αξιολογήσεων της Ελλάδας."
Με ελληνικό χρώμα το closing bell στη Wall Street 
Ο Δρ Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο CEO, ATHEX
Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το "Closing Bell”, το καμπανάκι της λήξης των
συναλλαγών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange,
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos,  Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
εταιρειών στο NYSE: κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE:
AMRC), κ. Ted Xenohristos, Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE:
CAVA) – κα. Semiramis Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul  
Ferneyhough, Executive Vice President & Chief Strategy and Commercial Officer of
 ELDORADO GOLD CORP. (NYSE:EGO),  κ. Ted Petrone,  Vice Chairman of NAVIOS
MARITIME PARTNERS L.P. (NYSE:NMM),  και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director –
Capital Link, και κ. Νικόλαο Μπορνόζη, President  - Capital Link.
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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J. Paulson: Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το εγκώμιο της ελληνικής οικονομίας έπλεξε ο κ. John Paulson, πρόεδρος και Portfolio
Manager της Paulson & Co., στην ομιλία του στο 25th Annual Capital Link Invest in Greece
Forum, που πραγματοποιήθηκε στη Νέα Υόρκη στις 11 Δεκεμβρίου, με τη συμμετοχή
ανώτερων κυβερνητικών στελεχών από την Ελλάδα και τις ΗΠΑ, κορυφαίων Αμερικανών και
διεθνών επενδυτών, καθώς και εκπροσώπων μεγάλων τραπεζών, οργανισμών και
επιχειρήσεων.
«Υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού Μητσοτάκη, ο μετασχηματισμός της ελληνικής
οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός. Ως ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς,
σημειώνουμε την αξιοσημείωτη ανάκαμψη του τραπεζικού κλάδου. Τα NPEs μειώνονται
δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα ύψη, τα κεφαλαιακά αποθέματα ασφαλείας επεκτείνονται
και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυξάνεται. Ως αντανάκλαση αυτής της εντυπωσιακής
επίδοσης, η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120% μόνο φέτος. Τα οφέλη από
την οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας υπερβαίνουν κατά πολύ τον τραπεζικό τομέα και έχουν
ευρεία βάση. Η ελληνική αγορά ακινήτων σημειώνει μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον
κόσμο. Οι τιμές των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5% το πρώτο εξάμηνο του 2023 σε
σύγκριση με πτώση 1,7% στη ζώνη του ευρώ. Το ποσοστό ανεργίας έχει μειωθεί δραματικά,
από 19% το 2018 σε 10% σήμερα. Είναι σημαντικό για τη χώρα που η Ελλάδα επέστρεψε στο
καθεστώς Investment Grade. Τα επιτεύγματα ήταν πολλά, μεγάλα και τολμηρά», τόνισε μεταξύ
άλλων ο κ. Paulson, ο οποίος προέβλεψε πως η θετική αυτή πορεία θα συνεχιστεί και στο
μέλλον, καθώς «βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού
κύκλου».
Συγκεκριμένα ο κ. Paulson επεσήμανε: «Με την εισροή σημαντικής χρηματοδότησης από την
Ευρωπαϊκή Ένωση (EU Next Generation) και σημαντικά ποσά ιδιωτικών επενδυτικών
κεφαλαίων, η οικονομική ανάπτυξη αναμένεται να επιταχυνθεί, η ανεργία θα συνεχίσει να
μειώνεται και οι μισθοί θα συνεχίσουν να αυξάνονται, ανεβάζοντας το βιοτικό επίπεδο όλων
των Ελλήνων. Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό. Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, η
Ελλάδα ανεβαίνει από το προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν και εξελίσσεται σε έναν νέο
Ευρωπαϊκό οικονομικό ηγέτη».
FacebookTwitterPinterestLinkedIn
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ASE impressive performance: First with double the yield of the second
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
The Economist drinks... ouzo to honor the Greek market: Top real return in the world with a
gap of almost 20 points from second. Why stock valuations are not excessive: the critical
indicators.
The Economist's data on the performance of the Greek stock market and 34 other countries,
included in the British magazine's survey of the best performing economies, was revealing: in
2023, the Athens Stock Exchange played in its own unique category, with a chaotic
performance gap from other international markets. Many investors are beginning to wonder
whether, after such a rally, Greek stocks are overvalued.
The Economist named Greece, for the second year in a row, as the best-performing economy,
ranking 35 mostly wealthy economies on five indicators: core inflation, inflation range, GDP,
employment, inflation-adjusted stock prices. On the four indicators, Greece's performance is
broadly comparable to that of other countries. In stock prices, however, Greece was the leader
by a wide margin.
The Economist's list is perhaps more valuable than other comparisons of stock market returns
made in nominal terms. The British magazine calculates real returns, that is, after inflation has
been deducted, so that returns in countries with very high inflation, such as Turkey, and those
in economies with a 'normal' level of inflation are comparable.
In this comparison, Greek equities not only rank first in terms of real return, but by almost 20 (!)
points from the second market in the ranking. In 9M 2023, the real return on Greek equities
was 43.8%, while in Poland it was 24.4%. Turkey, where the nominal return on equities was
higher than in Greece, after deducting inflation fell to 20.6% and was fourth on the list. The
best of the markets in the table had a return about half that of Greece, while there were eight
countries with negative returns and 15 with single-digit returns.
The Economist comments on these performances of Greek equities with an enthusiasm that
perhaps goes beyond the bounds of a conservative, financial publication. After noting that
Japan's businesses are experiencing something of a renaissance and the country's stock
market has had one of the best returns this year, rising in real terms by almost 20%, he points
out:
But for glorious stock returns, look thousands of miles to the west - to Greece. There the real
value of the stock market has risen by over 40%. Investors have been looking anew at Greek
companies as the government implements a series of pro-market reforms. Although the
country is still much poorer than it was before its great collapse in the early 2010s, in a recent
statement the IMF, once an enemy of Greece, praised the "digital transformation of the
economy" and "increasing market competition".While underperforming Finns can console
themselves this Christmas by drowning their sorrows in their underwear (or drunk, as is the
local custom), the rest of the world should raise a glass of ouzo to this most unlikely of
champions.Because there is no bullish excess in the ASE
For many Greek retail investors, especially those with memories of the 1999 bubble and
collapse, these exceptional market performances may even cause skepticism. "Could it be", is
the question many are asking, "that the market has run too fast and at the first bounce will
crash, leaving those investors who positioned themselves slowly with losses?"
One investor who ... knows about "bubbles" is the well-known billionaire John Paulson.
Paulson made the move that made him fabulously rich before the US mortgage bubble burst,
having diagnosed that the securitised loans in this category were not in fact 'A' class, but 'junk'.
He invested a (small) part of the profits from that investment strategy in Greece and is now a
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major shareholder in Piraeus Bank.
Paulson, speaking at the Capital Link conference in New York, made it clear that not only does
he not see a "bubble" in Greece, but that we are only at the beginning of a virtuous cycle that
will bring more good returns:
"It is important," he said, "that if Greeks continue to pursue pro-investment economic policies
with subsequent governments, then this prosperity for Greece can extend for decades.In this
respect, we are only at the beginning of a long-term, virtuous investment cycle. Asset values in
Greece are still very attractive. Piraeus shares, for example, while up 120% this year, are still
trading at just 5 times earnings and at 50% of book value"Correcting a disaster
To see the big picture and to understand what this year's strong performance of Greek equities
relative to other international markets really means, one should look back to past performance.
There he will find that, in reality, the run in Greek equities this year only barely covers the lost
ground created by the monumental destruction of value that took place in the Greek market
during the years of the Great Crisis.
As shown in MSCI's chart, which covers the period November 2008 - November 2023, and
depicts the MSCI Greece index compared to the firm's two main indices (MSCI ACWI and
MSCI Emerging Markets) over this period, the Greek index almost "wiped off the map", falling
from 100 to 11.66, which is mainly the result of the "break-up" of bank stocks.
In contrast, the other two indices rose significantly: the emerging market index from 100 to 269
and the developed economy index to 425. In other words, anyone who invested EUR 1,000 in
Greek equities in 2008 would have EUR 116 at the end of 2023, while anyone investing in
developed economies would have EUR 4,250!
 
All of this explains why the rise in Greek equities, which may seem frenetic and exaggerated
compared to the returns of other markets, is nothing more than a move to correct the
downward excesses we saw on the stock market during the crisis years. From this point of
view, there seems to be no reason for anyone to be possessed by... hype by investing in Greek
equities.
Valuation indices are not scary
Another way of approaching the same question is through the relationship between market
capitalisation, i.e. the market value of all stocks, and Gross Domestic Product - the Market
Cap/GDP ratio, which is a favourite of the legendary investor, Warren Buffett.
As shown in the chart (source: Beta Financial), the real bubble can be traced back to 1999,
when the Capitalization/GDP ratio had soared to over 180% in Greece, while in Europe it was
around 120%. Fatefully, the collapse came which corrected the ratio of the two indices from
2000, then they converged, while from 2008 the gap started to open at the expense of Greek
equities, with the largest difference being recorded in 2020.
Even after this year's rise, the Capitalisation/GDP ratio in Greece is well below 50%, when in
Europe it is moving towards 80% - "a good gap to be covered by the rise in Greek equities", as
Beta comments.
 
Other indicators used to approximate stock valuations in no way justify concerns about
overvaluation. Notably, the market's P/E (price/earnings ratio) is estimated by Beta, based on
this year's earnings forecasts, to be 8.1 times, compared to 7 in 2022. That is, despite the big
price rise, the ratio has risen only slightly and remains in single digits, mainly because, as the
brokerage explains, the return of banks to fairly high profitability comes into the equation.
The price-to-book ratio in the Greek market stands at 1.10 times and remains low, although
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clearly improved from the 0.60 times recorded in 2017, a value that was the lowest during the
years of the crisis. The same ratio was really "salty" in 2008, the last good year before the
crisis, when it reached 2.5 times.
All of this does not mean that anyone who randomly buys a stock from the Greek stock
exchange board, or listens to his friend who "knows a good paper", will come out of the market
with big profits. Nor is there any guarantee that for many years the market will give consistently
high returns. But they do mean that there is no problem of excessive valuations in the Greek
stock market. On the contrary, there is still a large enough lag relative to developed markets to
justify a continued upward correction in valuations.
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Η συμφωνία Μητσοτάκη με Δένδια για τον Αρχηγό ΓΕΕΘΑ, το αντάρτικο Πλεύρη, οι
αποφάσεις Κασσελάκη για τα media του ΣΥΡΙΖΑ και το ναυάγιο για τον ΒΟΑΚ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-Είναι αλήθεια ότι στο Μέγαρο Μαξίμου προβληματίστηκαν (όχι αδίκως) με τη γενικότερη
στάση του προέδρου της καρδιάς μας, Αντώνη Σαμαρά. Και επειδή προφανώς και γνωρίζουν
τον άνδρα επέλεξαν να ακολουθήσουν μια δοκιμασμένη κατά το παρελθόν (πολιτική) συνταγή.
Αυτή που είχε ανακαλύψει ο Καραμανλής των καπνών, όταν αποφάσισε να κρατήσει
αποστάσεις από τις συχνές (εκείνη την εποχή) δημόσιες διαφοροποιήσεις του πρεσβύτερου
Μητσοτάκη. Για να μην «απολογείται» κάθε λίγο και λιγάκι, φρόντισε να ρίξει κλοτσιά στο
υπερπέραν στον Ψηλό, επισημαίνοντας ότι ως πρώην πρωθυπουργός μπορεί να διατυπώνει
ελεύθερα την άποψή του. Κάτι σαν να του δίνει το ακαταλόγιστο. Αυτόν ακριβώς το δρόμο
ακολουθεί από χθες και ο πρόεδρος Μητσοτάκης, έναντι του προέδρου Σαμαρά, αφού όπως
μας ενημέρωσε ο εκπρόσωπος Μαρινάκης, η κυβέρνηση αποφάσισε να επιβάλει κομματική
πειθαρχία σε όλους πλην του Μεσσήνιου. Άντε τώρα να διαφωνήσει κανείς με ένα παλιό
πολιτικό που σχολιάζοντας την συγκεκριμένη εξέλιξη, μου έλεγε ότι: «από θεσμική αναφορά, οι
πρώην πρωθυπουργοί, έγιναν θεσμική καρικατούρα».
-Σε σχέση τώρα με την στάση του προέδρου Σαμαρά, σας έχω νεότερα, που πηγάζουν από
μια από τις καλές πηγές που διαθέτω εδώ και χρόνια στο περιβάλλον του πρώην
πρωθυπουργού. Σύμφωνα με τον άνθρωπό μου, ο Μεσσήνιος πολιτικός που τα έχει πάρει για
τα καλά στο κρανίο, όχι μόνο σκοπεύει να δώσει το «παρών» κατά την διάρκεια ψήφισης της
επίμαχης τροπολογίας, αλλά όπως όλα δείχνουν θα την καταψηφίσει κιόλας. Αν δεν το
καταλάβατε, ο πρόεδρος της καρδιάς μας δεν θα επιλέξει τον εύκολο δρόμο της αποχής,
θέλοντας προφανώς να καταγραφεί η διαφωνία του απέναντι στην κυβερνητική πρωτοβουλία.
Επί τη ευκαιρία, να σας πω ότι ο Σαμαράς έχει αποφύγει αυτές τις μέρες να σηκώσει το
τηλέφωνο τόσο στον υπουργό Επικρατείας Σταύρο Παπασταύρου, όσο και στον υπουργό
Εργασίας Άδωνη Γεωργιάδη. Απεναντίας, έχει συνομιλήσει με κάτι άλλους εκνευρισμένους, με
τους οποίους ανταλλάσσουν εκνευρισμούς!!!
-Εντύπωση είναι αλήθεια ότι προκάλεσαν οι χθεσινές δημόσιες δηλώσεις του πρώην υπουργού
Θάνου Πλεύρη, ο οποίος αφού μας είπε ότι συμφωνεί με τον πυρήνα της διαφωνίας Σαμαρά,
έσπευσε να διευκρινίσει ότι από την στιγμή που θα τεθεί κομματική πειθαρχία δεν μπορεί παρά
να ψηφίσει την επίμαχη τροπολογία. Ωστόσο, όσοι είχαν την ευκαιρία να συνομιλήσουν με τον
Πλεύρη κατάλαβαν ότι ήταν κάθετα αντίθετος με τη συγκεκριμένη νομοθετική ρύθμιση.
Μάλιστα, ενδεχομένως να ήταν και η πρώτη φορά που τόλμησε να βγει τόσο καθαρά και να
διατυπώσει τη διαφωνία του. Κάτι αντίστοιχο με αυτό που είχε κάνει ο Βορίδης, όταν είχε
ξεκινήσει η συζήτηση για την νομοθετική πρωτοβουλία της κυβέρνησης σε σχέση με τον γάμο
των ομόφυλων ζευγαριών. Βλέποντας ο Πλεύρης ότι ο υπουργός Βορίδης δυσκολεύεται να
διαφωνήσει εκ νέου, έσπευσε να συνταχθεί με τον διαφωνούντα πρόεδρο Σαμαρά.
-Ένα πουλάκι από τα πονηρά ιπτάμενα της πιάτσας, μου κελάηδησε χθες το απόγευμα, ότι
ένας πασίγνωστος και εσχάτως πολυσυζητημένος πολιτικός, αποφάσισε να χωρίσει τους
δρόμους του, από την σύντροφο της μέχρι και σήμερα ζωής του. Όσοι ζούσαν τη σχέση του
ζευγαριού από μέσα, όχι μόνο δεν εξεπλάγησαν από την είδηση, αλλά απεναντίας θεώρησαν
ως απολύτως αναμενόμενη την εξέλιξη. Όπως έλεγαν, από τις εκλογές είχε φανεί το τυπικό της
συνύπαρξης του ζευγαριού. Απλώς έπειτα από αυτές (τις εκλογές) αποφάσισαν να το
επισημοποιήσουν.
-Εδώ και καιρό σας γράφω για τους σχεδιασμούς του προέδρου Κασσελάκη σε σχέση με τα
κομματικά media. Για την ακρίβεια, σας επισημαίνω τους προβληματισμούς του για το κατά
πόσο θα μπορέσει να συνεχιστεί απρόσκοπτα η λειτουργία τους. Με βάση τα όσα
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πληροφορούμαι, ο νέος πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ (μετά και το προχθεσινό άρθρο του Καρτερού)
κατέληξε ότι δεν υπάρχει κανένας απολύτως λόγος να συνεχίσει να ξοδεύει χρήματα,
προκειμένου να κυκλοφορεί η «Αυγή». Έτσι, δεν αποκλείω κατά το προσεχές χρονικό
διάστημα, να προχωρήσει ακόμη και σε αιφνιδιαστικό λουκέτο! Άλλωστε, όπως λένε πρόσωπα
που συνομιλούν με την νέα ηγεσία της Κουμουνδούρου, ο πρόεδρος Στέφανος θεωρεί ότι τόσο
η «Αυγή», όσο και το «Κόκκινο» αποτελούν «εστίες» εσωκομματικών προβλημάτων. Γι’ αυτό
και σκέφτεται να τις εξαφανίσει τις… εστίες.
-Την Τετάρτη θα πραγματοποιηθεί στο Λαύριο η ορκωμοσία του νέου περιφερειάρχη Αττικής
Νίκου Χαρδαλιά. Εξ όσων πληροφορούμαι, αναμένεται κόσμος και κοσμάκης, αφού εκτός από
τους εκλεγμένους δημάρχους, το «παρών» αναμένεται να δώσουν και πολλά κυβερνητικά
στελέχη. Κάπου πήρε το αυτί μου ότι δεν αποκλείεται να παραστεί και ο πρόεδρος
Μητσοτάκης, αν του το «επιτρέψει» η μέση του. Όμως, μαθαίνω ότι σε κάθε περίπτωση η
πρωθυπουργική οικογένεια θα εκπροσωπηθεί, αφού εκτός από την Μαρέβα Μητσοτάκη, είναι
πολύ πιθανόν στην ορκωμοσία Χαρδαλιά, να δούμε και τον γιο του πρωθυπουργού, που από
χθες βρίσκεται στην Αθήνα.
Με τον αρχηγό Μαυρόπουλο, δυο-τρία επιφανή στελέχη της Κατεχάκη και τον σαμαρικό
βουλευτή Μίλτο Χρυσομάλλη, δείπνησε προ ημερών σε ταβέρνα της Αθήνας, ο πρέσβης των
ΗΠΑ Τζορζτ Τσούνης. Από τα όσα μου μετέφερε θαμώνας της ταβέρνας, από τη γλώσσα του
σώματος των συνδαιτυμόνων, καταλάβαινε κανείς ότι επρόκειτο για μια αμιγώς κοινωνική
συνύπαρξη. Το αναφέρω γιατί μέρες που είναι η κοινή παρουσία του αρχηγού της Αστυνομίας
με τον πρέσβη των ΗΠΑ, κάλλιστα μπορεί να προκαλέσει άλλους συνειρμούς.
-Στην τελική ευθεία για την επιλογή του νέου Αρχηγού ΓΕΕΘΑ βρίσκεται η κυβέρνηση, με τον
πρόεδρο Μητσοτάκη, να έχει κάνει ήδη μια πρώτη εκτενή κουβέντα με τον υπουργό Δένδια, σε
σχέση με τον διάδοχο του απερχόμενου Φλώρου. Όπως μαθαίνω, πρωθυπουργός και
υπουργός συμφώνησαν στο πρόσωπο που θα ηγηθεί για τα επόμενα δύο χρόνια των
Ενόπλων Δυνάμεων. Πρόκειται για έναν αξιωματικό με βαρύ βιογραφικό, ο οποίος δεν έχει
καμία απολύτως σχέση με την καλώς εννοούμενη «διαπλοκή» του Πενταγώνου. Αν και έχει
«κλειδώσει» η επιλογή, ο πρόεδρος Κυριάκος, ζήτησε από τον υπουργό Δένδια, οι κρίσεις να
γίνουν αμέσως μετά τις γιορτές.
–Μιας και αναφέρθηκα σε κρίσεις, να σας πω ότι αλλαγές και μάλιστα δομικές θα γίνουν και
στην Αστυνομία. Στο συγκεκριμένο πεδίο, έχει ξεκινήσει εδώ και καιρό η σχετική προετοιμασία,
με τον πρόεδρο Μητσοτάκη να έχει ήδη συγκεντρώσει πλήθος πληροφοριών σε σχέση με τους
προς κρίση αξιωματικούς. Βλέπετε, στην Κατεχάκη, υπάρχει ένα πρόσωπο που γνωρίζει όσο
λίγοι την ανθρωπογεωγραφία και αυτό ακούει στο ονοματεπώνυμο, Στελίνα Σιαράπη.
Πρόκειται για μια συνεργάτη του πρώην υπουργού Τάκη Θεοδωρικάκου, η οποία αν και νέα σε
ηλικία, κατάφερε να ακτινογραφήσει την ραχοκοκαλιά της Αστυνομίας. Μάλιστα, εξ όσων
μαθαίνω, η περί ου ο λόγος, εσχάτως προσφέρει τις γνώσεις της και στο Μέγαρο Μαξίμου.
-Πολλοί σε αυτή τη διαρκώς καχύποπτη πιάτσα πιστεύουν ότι ειρωνεύομαι τον επιχειρηματικό
«Κολοσσό της Κέρκυρας» Γιάννη Λαβράνο. Για παράδειγμα, θεωρούν ότι τα όσα αναφέρω για
τις σχέσεις του εθνικού (ομολογώ) ευεργέτη με τη συγχωρεμένη τη Βασίλισσα Ελισάβετ,
αποτελούν επεισόδια από κάποια επιθεώρηση, τύπου Δελφιναρίου, αφού δεν είναι λίγοι εκείνοι
που έχοντας γνωρίσει έναν ντόπιο Γιάννη Λαβράνο, λένε ότι μοιάζει με τον Σεφερλή. Επειδή
όμως, με τα Ιερά και τα Όσια αυτής της χώρας δεν θα πρέπει να παίζει κανείς, χθες το
απόγευμα έλαβα ένα περίεργο τηλεφώνημα, από το οποίο έγινα κατά πολύ σοφότερος σε
σχέση με τον Λαβράνο, όχι της επιθεώρησης, αλλά τον μεγαλοεπιχειρηματία, τον έμπιστο της
συγχωρεμένης. Θυμάστε, λοιπόν, που σας έγραφα για τη νέα εταιρεία που ίδρυσε με έδρα το
Λονδίνο ο Λαβράνος. Ε, λοιπόν, επ’ αυτής (της εταιρείας) σας έχω νεότερα σήμερα. Όπως με
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ενημέρωσε ο άνθρωπός μου, η Norhlett Limited, που έχει ως εκπρόσωπο τον διαχρονικό
συνομιλητή της συγχωρεμένης, έχει ως έδρα την οδό Buckingham Palace. Άντε τώρα να μην
πιστέψω ότι η εταιρεία που ίδρυσε στις 20-2-2023 ο Λαβράνος δεν ήταν μια από τις τελευταίες
επιθυμίες της Ελισάβετ. Ενδεχομένως και να ήταν και η τελευταία. Πού να ψάχνω τώρα μέρες
που είναι, άσε που φοβάμαι μην και δεν ξέρει τις λεπτομέρειες ο Κάρολος και προκαλέσω
διπλωματικό επεισόδιο στο Παλάτι.
-Επειδή τα των δρόμων του Λονδίνου δεν τα γνωρίζω καλά, άρχισα να ψάχνω αν αυτή η οδός,
Buckingham Palace, στην οποία εδρεύει η ιδρυθείσα από τον «Κολοσσό της Κέρκυρας»,
εταιρεία, οδηγεί απευθείας στο παλάτι. Επίσης, ψάχνω να μάθω αν υπάρχει ορατότητα του
γραφείου Λαβράνου με τον βασιλικό θρόνο που κάθεται ο Κάρολος. Γιατί αν υπάρχει, τότε,
είμαι σίγουρος ότι ισχύει η πληροφορία που έφτασε στα αυτιά μου, σύμφωνα με την οποία, σε
μια από τις τελευταίες συναντήσεις που είχε ο Λαβράνος με την συγχωρεμένη, η Ελισάβετ του
ζήτησε να προσέχει έστω και από μακριά τον κανακάρη της. Για να ακριβολογώ, του ζήτησε να
τον παρακολουθεί, όπως κάποιοι άλλοι πρόχειροι παρακολουθούσαν μέσω predator τη μισή
Αθήνα. Εκτός από την Buckingham Palace, από τα σχετικά έγγραφα σύστασης της εταιρείας
προκύπτει ότι ο Λαβράνος, κατοικεί στην Ελλάδα. Στο άλλο πρακτικό για την σύσταση μιας
δεύτερης εταιρείας της Blue Yachts ο Λαβράνος δηλώνει φορολογικός κάτοικος Κύπρου. Για
όση αξία έχει η πληροφορία που σας μεταφέρω, επειδή μπέρδεψα τον κανονικό με τον
απατεώνα Λαβράνο, σπεύδω να διευκρινίσω ότι ο αγαπημένος της συγχωρεμένης της
Βασίλισσας, δεν έχει καμία σχέση με την Ελλάδα, αφού ως γνωστόν δήλωνε (δεν ξέρω αν
ήταν) φορολογικός κάτοικος εξωτερικού.
– Το ότι ζούσε και κυκλοφορούσε στην Αθήνα, ελάχιστη σημασία έχει, αφού εκείνο που πρέπει
να αξιολογήσουμε είναι όχι τι έκανε ο Λαβράνος, αλλά το τι προσέφερε στο Έθνος (μας). Γιατί
τώρα που το σκέφτομαι, ένας εθνικός ευεργέτης δεν πρέπει να αντιμετωπίζεται σαν τους
κοινούς φορολογούμενους. Ούτε να ελέγχεται αν έχει κόψει καμιά εκατοστή εκατομμύρια
πλαστά και εικονικά τιμολόγια, όπως ελέγχονται οι κοινοί απατεώνες.  Άλλωστε, δεν νομίζω να
υπάρχει έστω και ένας Έλληνας, που να θεωρεί ότι ο Λαβράνος (όχι ο απατεώνας, αλλά ο
κανονικός) θα ασχολούνταν με κάτι ψευτοτιμολόγια, την ίδια ώρα που κατέγραφε κερδοφορία
460 εκατ. ευρώ το 2021, σε 18 χώρες του πλανήτη και έχοντας το άγχος μη φύγει αιφνιδιαστικά
η Βασίλισσα και δεν προλάβει να τακτοποιήσει μαζί της, τα της διαδοχής της.
! Πάντως, αυτός ο Λαβράνος δεν πρέπει να έχει καλή σχέση με τις φορολογικές έδρες. Δεν
μπορώ διαφορετικά να εξηγήσω το γεγονός ότι τον Φεβρουάριο δηλώνει ότι είναι κάτοικος
Ελλάδας και τον Νοέμβριο  κάτοικος Κύπρου. Αλλά μπροστά στα δισεκατομμύρια, τι σημασία
έχει που μένει κανείς; Λες και ο Λαβράνος είναι παράτυπος μετανάστης και πρέπει να
αποδείξει ότι την 30η Νοεμβρίου, ζούσε στην Ελλάδα, για να πάρει άδεια εργασίας και συνάμα
παραμονής με την τροπολογία των Καιρίδη – Γεωργιάδη.
-Άδοξο τέλος μαθαίνω ότι είχε η προσπάθεια που κατέβαλλε κατά το προηγούμενο χρονικό
διάστημα το Μαξίμου, προκειμένου να υπάρξει συνεννόηση ανάμεσα στους ισχυρούς των
κατασκευών στο εμβληματικό (ακόμη και για τον ίδιο τον πρόεδρο Μητσοτάκη) έργο του
Βόρειου Οδικού Άξονα Κρήτης. Στο πλαίσιο αυτής της προσπάθειας, ο πρωθυπουργός είχε
διαδοχικές συναντήσεις με τους Περιστέρη (ΤΕΡΝΑ), Εξάρχου (Intrakat – ΑΚΤΩΡ) και
Μυτιληναίο (Mytilineos), ενθαρρύνοντας την λύση της κοινής καθόδου των τριών εταιρειών στο
συγκεκριμένο project. Περί τα τέλη της προηγούμενης βδομάδας, πραγματοποιήθηκε μια
ακόμη θεσμική συνάντηση, με τη συμμετοχή των Μπρατάκου, Σταϊκούρα, Ταχιάου και των
εκπροσώπων των κατασκευαστικών εταιρειών. Και ενώ όλα έδειχναν ότι θα έβγαινε «λευκός
καπνός», κάτι φίλοι μου από  αυτούς που διαθέτω στον θαυμαστό χώρο των κατασκευών,
έσπευσαν να με ενημερώσουν ότι επήλθε το απόλυτο αδιέξοδο. Έπειτα από αυτό, ο δρόμος
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του ανοίγματος των προσφορών, φαντάζει σχεδόν μονόδρομος.
! Μετά τη συνάντηση των Μπρατάκου, Σταϊκούρα, Ταχιάου, το μεσημέρι της Κυριακής,
αντάμωσαν και οι εκπρόσωποι των κατασκευαστικών, που, όπως έμαθα, το μόνο που δεν
κατάφεραν ήταν να πιαστούν στα χέρια.
-Στο Papillon του Ψυχικού έπιναν το πρωί της περασμένης Πέμπτης το καφεδάκι τους,
συζητώντας για πολλά και ενδιαφέροντα ομολογώ, αν κρίνω από τα όσα άκουσε ο
πληροφοριοδότης μου, ο υπουργός Κικίλιας με τη στενή συνεργάτιδα του προέδρου
Μυτιληναίου, Βίβιαν Μπουζάλη. Οι δύο που προφανώς συνδέονται και από προσωπική σχέση,
είχαν πολλά να πουν και άλλα τόσα να αφήσουν προς αξιολόγηση για τον επόμενο καφέ τους.
-Πριν από κάμποσες μέρες, ο υπουργός Ανάπτυξης Κώστας Σκρέκας ανακοίνωσε την επιβολή
προστίμου, ύψους 2 εκατ. ευρώ σε δυο πολυεθνικές εταιρείες. Ο λόγος για την Unilever και την
Procter & Gamble. Όπως πληροφορούμαι από σχετικά αξιόπιστη πηγή, η τελευταία προσήλθε
στο δημόσιο ταμείο, καταβάλλοντας το χρηματικό πόσον που της επιβλήθηκε ως πρόστιμο. Με
την ευκαιρία να σας πω ότι τις επόμενες ημέρες μια εισαγωγική εταιρεία θα βρεθεί αντιμέτωπη
με πρόστιμο εκατοντάδων εκατομμυρίων ευρώ. Πρόκειται για εταιρεία που δραστηριοποιείται
στον χώρο του κλιματισμού.
! Με αφορμή το νομοσχέδιο για τα ιδιωτικά πανεπιστήμια, κάπου άκουσα το επώνυμο
Σταθόπουλος.
-O John Paulson, ο Αμερικανός μεγαλοεπενδυτής και μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της
Τράπεζας Πειραιώς (που διατηρεί και ποσοστό περί του 5% στην Alpha Bank), δεν έχει τη
φήμη του «εύκολου» επενδυτή. Κάθε άλλο. Είναι πολύ αυστηρός, απαιτητικός και τα καλά
λόγια (αν τα πει) τα λέει με το σταγονόμετρο. Εξ ου και εντυπωσιάστηκα από τα όσα
αποθεωτικά είπε για την Ελλάδα και τον πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη τις προάλλες στη
Νέα Υόρκη, στο επενδυτικό συνέδριο της Capital Link. Υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού
Μητσοτάκη, ο μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός, τόνισε ο
«σκληρός» Paulson, παρομοιάζοντας την Ελλάδα με τον Φοίνικα (που αναγεννιέται από τις
στάχτες του) καθώς «ανεβαίνει από το προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν και εξελίσσεται σε
έναν νέο ευρωπαϊκό οικονομικό ηγέτη». Τα επιτεύγματα που έχει καταφέρει η Ελλάδα με την
κυβέρνηση Μητσοτάκη ήταν πολλά, μεγάλα και τολμηρά, όπως είπε ο Αμερικανός
μεγαλοεπενδυτής. Και εκτίμησε ότι οι ευνοϊκές τάσεις για την Ελλάδα θα συνεχίσουν για
τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη. «Είναι
σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ των
επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να
επεκταθεί για δεκαετίες», είπε.
! Τράπεζες και ακίνητα είναι τομείς που θα «τρέξουν». Και άλλο, γιατί ήδη έχουμε δει την
προτίμηση των ξένων επενδυτών. Στα ακίνητα οι τιμές των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5%
το πρώτο εξάμηνο του 2023 σε σύγκριση με πτώση 1,7% στη ζώνη του ευρώ. Ο Paulson, εν
προκειμένω, βλέπει ακόμη άφθονο χώρο για περαιτέρω άνοδο στις τιμές των ακινήτων, αφού
παρά τις ήδη εντυπωσιακές επιδόσεις, παραμένουν περίπου 10% κάτω από το υψηλότερο
επίπεδο του προηγούμενου 2008.
! Οι χρησμοί του ακριβοθώρητου John Paulson αποκτούν ιδιαίτερη σημασία και σε ό,τι αφορά
την Τράπεζα Πειραιώς. Η οποία είναι η επόμενη μεγάλη έξοδος του ΤΧΣ από τις τράπεζες. Τι
σήμα δίνει, λοιπόν, ο Paulson ως ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Πειραιώς για το
υποψήφιο επενδυτικό ενδιαφέρον; «Η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120%
μόνο φέτος. Ωστόσο, εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις πενταπλάσια τα κέρδη
της και στο 50% της λογιστικής αξίας», λέει.
– Μιλώντας, πάντως, για την αποεπένδυση του ΤΧΣ από την Πειραιώς, το πράγμα ωριμάζει,
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αλλά οι αποφάσεις θα ληφθούν με το νέο έτος. Το ΤΧΣ βρίσκεται σε συνεχείς επαφές με
ξένους – και χθες το απόγευμα, όπως πληροφορήθηκα, αλλά ακόμη δεν έχει αποφασίσει για
την τριάδα επενδυτικής τράπεζας, ξένου και ελληνικού νομικού γραφείου που θα αναλάβουν το
project της διάθεσης των μετοχών. Δεδομένου ότι για όλα απαιτείται και έγκριση από τον
υπουργό Οικονομικών, δεν θα πρέπει να αναμένονται αποφάσεις πριν το τέλος του χρόνου –
αρχές του επόμενου. Και μετά τις 10 Ιανουαρίου θα μπουν μπροστά οι μηχανές από τους
συμβούλους εκατέρωθεν, θα γίνουν οι εισηγήσεις για το κατάλληλο timing, την μέθοδο και το
ποσό της αποεπένδυσης, θα ακολουθήσει η αναζήτηση συγκεκριμένου επενδυτικού
ενδιαφέροντος και θα πατηθεί η σκανδάλη της αποεπένδυσης. Χωρίς υπερβολή, τα διοικητικά
συμβούλια στο ΤΧΣ δεν θα είναι ούτε ένα ούτε δύο, αλλά σχεδόν μέρα παρά μέρα.
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Το ΧΑ παίζει... μπάλα μόνο του: Πρώτο με διπλάσια απόδοση από τον δεύτερο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Economist πίνει... ούζο στο όνομα της ελληνικής αγοράς: Κορυφαία πραγματική απόδοση
στον κόσμο με απόσταση σχεδόν 20 μονάδων από τη δεύτερη. Γιατί δεν είναι υπερβολικές οι
αποτιμήσεις των μετοχών: οι κρίσιμοι δείκτες.
Τα στοιχεία του Economist για την πορεία του ελληνικού χρηματιστηρίου και άλλων 34 χωρών,
που περιλήφθηκαν στην έρευνα του βρετανικού περιοδικού για τις οικονομίες με τις καλύτερες
επιδόσεις, ήταν αποκαλυπτικά: το 2023, το Χρηματιστήριο Αθηνών έπαιξε σε δική του,
ξεχωριστή κατηγορία, με χαοτική διαφορά απόδοσης από τις άλλες διεθνείς αγορές. Πολλοί
επενδυτές αρχίζουν να αναρωτιούνται, αν μετά από τέτοιο ράλι οι ελληνικές μετοχές είναι
υπερτιμημένες.
Ο Economist ανέδειξε, για δεύτερη συνεχή χρονιά, την Ελλάδα ως την οικονομία που τα πήγε
καλύτερα, βαθμολογώντας 35, κυρίως πλούσιες οικονομίες, με βάση πέντε δείκτες: πυρήνας
πληθωρισμού, εύρος πληθωρισμού, ΑΕΠ, απασχόληση, τιμές μετοχών προσαρμοσμένες για
τον πληθωρισμό. Στους τέσσερις δείκτες, οι επιδόσεις της Ελλάδας είναι συγκρίσιμες, σε
γενικές γραμμές, με αυτές των άλλων χωρών. Στις τιμές των μετοχών, όμως, η Ελλάδα ήταν
πρωταθλήτρια με μεγάλη διαφορά.
Η λίστα του Economist έχει ίσως μεγαλύτερη αξία από άλλες συγκρίσεις χρηματιστηριακών
αποδόσεων που γίνονται με ονομαστικούς όρους. Το βρετανικό περιοδικό υπολογίζει την
πραγματική απόδοση, δηλαδή μετά την αφαίρεση του πληθωρισμού, ώστε να είναι συγκρίσιμες
οι αποδόσεις σε χώρες με πολύ υψηλό πληθωρισμό, όπως η Τουρκία, και αυτές σε οικονομίες
με «κανονικό» επίπεδο πληθωρισμού.
Σε αυτή τη σύγκριση, οι ελληνικές μετοχές όχι μόνο κατατάσσονται πρώτες σε πραγματική
απόδοση, αλλά με διαφορά σχεδόν 20 (!) μονάδων από τη δεύτερη αγορά της κατάταξης. Στο
9μηνο του 2023, η πραγματική απόδοση των ελληνικών μετοχών ήταν 43,8%, ενώ στην
Πολωνία ήταν 24,4%. Η Τουρκία, όπου η ονομαστική απόδοση των μετοχών ήταν μεγαλύτερη
από την Ελλάδα, μετά την αφαίρεση του πληθωρισμού έπεσε στο 20,6% και ήταν τέταρτη στη
λίστα. Η καλύτερη από τις αγορές του πίνακα είχε απόδοση περίπου μισή από την ελληνική,
ενώ υπήρχαν οκτώ χώρες με αρνητικές αποδόσεις και 15 με μονοψήφιες.
Οι πραγματικές αποδόσεις των μετοχών σε 35 χώρες (9μηνο
2023)ΧώραΜετ.%Ελλάδα43,8Πολωνία24,4Ιρλανδία20,6Τουρκία20,6Λετονία20,4Ουγγαρία19,9Ιαπωνία17,7Ιταλία17,5Δανία15,5Ισπανία14,6Σλοβενία10,5Γαλλία9,3Γερμανία9Χιλή7,6Ολλανδία7,6Ν.
Κορέα7,2Βέλγιο5,2Μεξικό4,7ΗΠΑ4,3Τσεχία4Εστονία3,3Νορβηγία2,2Σουηδία2Αυστρία1,6Πορτογαλία1,3Ελβετία0,9Καναδάς0,2Αυστραλία-0,2Βρετανία-0,5Λουξεμβούργο-0,8Ισραήλ-5,1Σλοβακία-9,8Φινλανδία-12Ισλανδία-14,3Κολομβία-17
Ο Economist σχολιάζει αυτές τις επιδόσεις των ελληνικών μετοχών με ενθουσιασμό που ίσως
ξεφεύγει και από τα όρια μιας συντηρητικής, οικονομικής έκδοσης. Αφού σημειώνει ότι οι
επιχειρήσεις της Ιαπωνίας βιώνουν κάτι σαν αναγέννηση και το χρηματιστήριο της χώρας έχει
μία από τις καλύτερες αποδόσεις φέτος, σημειώνοντας άνοδο σε πραγματικούς όρους κατά
σχεδόν 20%, τονίζει:
Όμως, για ένδοξες αποδόσεις μετοχών, κοιτάξτε χιλιάδες μίλια δυτικά – στην Ελλάδα. Εκεί η
πραγματική αξία του χρηματιστηρίου έχει αυξηθεί πάνω από 40%. Οι επενδυτές έχουν κοιτάξει
εκ νέου τις ελληνικές εταιρείες, καθώς η κυβέρνηση εφαρμόζει μια σειρά μεταρρυθμίσεων υπέρ
της αγοράς. Αν και η χώρα εξακολουθεί να είναι πολύ φτωχότερη από ό, τι ήταν πριν από τη
μεγάλη κατάρρευση της στις αρχές της δεκαετίας του 2010, σε πρόσφατη δήλωσή του το ΔΝΤ,
κάποτε εχθρός της Ελλάδας, επαίνεσε τον «ψηφιακό μετασχηματισμό της οικονομίας» και τον
«αυξανόμενο ανταγωνισμό της αγοράς». Ενώ οι Φινλανδοί με χαμηλές επιδόσεις μπορούν να
παρηγορηθούν αυτά τα Χριστούγεννα πνίγοντας τις λύπες τους στα εσώρουχά τους (ή
μεθυσμένοι, όπως είναι η τοπική συνήθεια), ο υπόλοιπος κόσμος θα πρέπει να σηκώσει ένα
ποτήρι ούζο σε αυτόν τον πιο απίθανο πρωταθλητή.Γιατί δεν υπάρχει ανοδική υπερβολή στο
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ΧΑ
Για αρκετούς Έλληνες μικροεπενδυτές, ιδιαίτερα όσους έχουν μνήμες από τη «φούσκα» και την
κατάρρευση του 1999, αυτές οι εξαιρετικές επιδόσεις της αγοράς μπορεί να προκαλούν ακόμη
και σκεπτικισμό. «Μήπως», είναι το ερώτημα πολλών, «η αγορά έχει τρέξει υπερβολικά και
στην πρώτη αναποδιά θα γκρεμιστεί, αφήνοντας με ζημιές όσους επενδυτές τοποθετήθηκαν
αργά»;
Ένας επενδυτής που… ξέρει από «φούσκες» είναι ο γνωστός δισεκατομμυριούχος Τζον
Πόλσον. Ο Πόλσον έκανε την κίνηση που του απέδωσε μυθικό πλούτο πριν σκάσει η
«φούσκα» των ενυπόθηκων δανείων στις ΗΠΑ, έχοντας διαγνώσει ότι τα τιτλοποιημένα δάνεια
αυτής της κατηγορίας δεν ήταν στην πραγματικότητα κατηγορίας “A”, αλλά “junk”
(«σκουπίδια»). Ένα (μικρό) μέρος των κερδών από εκείνη την επενδυτική στρατηγική
επένδυσε στην Ελλάδα και είναι σήμερα βασικός μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς.
Ο Πόλσον, μιλώντας στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη, ξεκαθάρισε ότι όχι μόνο
δεν βλέπει «φούσκα» στην Ελλάδα, αλλά ότι βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός ενάρετου
κύκλου, που θα φέρει και άλλες καλές αποδόσεις:
«Είναι σημαντικό», είπε, «ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να ακολουθούν οικονομικές πολιτικές
υπέρ των επενδύσεων και με τις επόμενες κυβερνήσεις, τότε αυτή η ευημερία για την Ελλάδα
μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες.Από αυτή την άποψη, βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός
μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου. Οι αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην
Ελλάδα εξακολουθούν να είναι ιδιαίτερα ελκυστικές. Η μετοχή της Πειραιώς, για παράδειγμα,
ενώ έχει σημειώσει άνοδο 120% φέτος, εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις
5πλάσια των κερδών και στο 50% της λογιστικής αξίας».Η διόρθωση μιας καταστροφής
Για να δει κανείς τη μεγάλη εικόνα και να αντιληφθεί τι πραγματικά σημαίνει η φετινή μεγάλη
απόδοση των ελληνικών μετοχών σε σχέση με τις άλλες αγορές διεθνώς, θα πρέπει να
ανατρέξει στις αποδόσεις του παρελθόντος. Εκεί θα διαπιστώσει ότι, στην πραγματικότητα, το
«τρέξιμο» των ελληνικών μετοχών φέτος δεν καλύπτει παρά ελάχιστα το χαμένο έδαφος που
δημιουργήθηκε από τη μνημειώδη καταστροφή αξίας, η οποία συντελέσθηκε στην ελληνική
αγορά στα χρόνια της μεγάλης κρίσης.
Όπως φαίνεται στο γράφημα της MSCI, που καλύπτει την περίοδο Νοεμβρίου 2008 –
Νοεμβρίου 2023, και απεικονίζει τον δείκτη MSCI Greece σε σύγκριση με τους δύο  βασικούς
δείκτες του οίκου (MSCI ACWI και MSCI Emerging Markets) σε αυτή την περίοδο ο ελληνικός
δείκτης σχεδόν «έσβησε από τον χάρτη», υποχωρώντας από το 100 στο 11,66, κάτι που είναι
κυρίως αποτέλεσμα της «διάλυσης» των τραπεζικών μετοχών.
Αντίθετα, οι άλλοι δύο δείκτες ανέβηκαν σημαντικά: ο δείκτης αναδυόμενων από το 100 στο
269 και ο δείκτης των ανεπτυγμένων οικονομιών στο 425. Με άλλα λόγια, όποιος τοποθετούσε
1.000 ευρώ σε ελληνικές μετοχές το 2008 θα βρισκόταν με 116 ευρώ στο τέλος του 2023, ενώ
όποιος τα τοποθετούσε σε ανεπτυγμένες οικονομίες θα είχε στα χέρια του 4.250 ευρώ!
Ο δείκτης MSCI Greece
Όλα αυτά εξηγούν γιατί η άνοδος των ελληνικών μετοχών, που μπορεί να μοιάζει ξέφρενη και
υπερβολική σε σύγκριση με τις αποδόσεις άλλων αγορών, δεν είναι τίποτε άλλο παρά μια
κίνηση διόρθωσης της πτωτικής υπερβολής που είδαμε στο χρηματιστηριακό ταμπλό στα
χρόνια της κρίσης. Από αυτή την άποψη, δεν φαίνεται να υπάρχει λόγος για να διακατέχεται
κανείς από… υψοφοβία, επενδύοντας σε ελληνικές μετοχές.
Οι δείκτες αποτίμησης δεν φοβίζουν
Ένας άλλος τρόπος προσέγγισης του ίδιου ζητήματος είναι μέσα από τη σχέση της
κεφαλαιοποίησης της αγοράς, δηλαδή της χρηματιστηριακής αξίας όλων των μετοχών, με το
Ακαθάριστο Εγχώριο Προϊόν -ο δείκτης Market Cap / GDP, που είναι ένας από τους
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αγαπημένους του θρυλικού επενδυτή, Γουόρεν Μπάφετ.
Όπως φαίνεται στο γράφημα (πηγή: Beta Χρηματιστηριακή), η πραγματική «φούσκα»
εντοπίζεται πίσω στο 1999, όταν η σχέση Κεφαλαιοποίησης/ΑΕΠ είχε εκτιναχθεί στην Ελλάδα
πάνω από το 180%, ενώ στην Ευρώπη ήταν γύρω στο 120%. Μοιραία, ήλθε η κατάρρευση
που διόρθωσε τη σχέση των δύο δεικτών από το 2000, στη συνέχεια συμπορεύθηκαν, ενώ
από το 2008 η ψαλίδα άρχισε να ανοίγει εις βάρος των ελληνικών μετοχών, με τη μεγαλύτερη
διαφορά να καταγράφεται το 2020.
Ακόμη και μετά την άνοδο που έχει σημειωθεί φέτος, η σχέση Κεφαλαιοποίησης/ΑΕΠ στην
Ελλάδα είναι αρκετά κάτω από το 50%, όταν στην Ευρώπη κινείται προς το 80% -«μια καλή
διαφορά για να καλυφθεί από την άνοδο των ελληνικών μετοχών», όπως σχολιάζει η Beta.
Η σχέση Κεφαλαιοποίησης/ΑΕΠ σε Ελλάδα και Ευρώπη
Άλλοι δείκτες που χρησιμοποιούνται για να προσεγγίσει κανείς την αποτίμηση των μετοχών σε
καμία περίπτωση δεν δικαιολογούν ανησυχία για υπερτίμηση. Είναι χαρακτηριστικό ότι το P/E
(σχέση τιμής/κερδών) της αγοράς υπολογίζεται από την Beta, με βάση τις προβλέψεις για τα
φετινά κέρδη, ότι διαμορφώνεται σε 8,1 φορές, έναντι 7 το 2022. Δηλαδή, παρά τη μεγάλη
άνοδο των τιμών, ο δείκτης έχει αυξηθεί ελάχιστα και παραμένει μονοψήφιος, κυρίως επειδή,
όπως εξηγεί η χρηματιστηριακή, μπαίνει στην εξίσωση η επιστροφή των τραπεζών σε αρκετά
υψηλή κερδοφορία.
Η σχέση της τιμής προς τη λογιστική αξία στην ελληνική αγορά διαμορφώνεται σε 1,10 φορές
και παραμένει χαμηλή, αν και σαφώς βελτιωμένη σε σχέση με τις 0,60 φορές που είχαν
καταγραφεί το 2017, μια τιμή που ήταν η χαμηλότερη στη διάρκεια των ετών της κρίσης.
Πραγματικά «αλμυρή» ήταν η ίδια σχέση το 2008, τελευταία καλή χρονιά πριν την κρίση, όταν
είχε φθάσει στις 2,5 φορές.
Όλα αυτά δεν σημαίνουν ότι όποιος αγοράσει τυχαία μια μετοχή από το ταμπλό του ελληνικού
χρηματιστηρίου, ή ακούσει τον φίλο του που «ξέρει ένα καλό χαρτί», θα βγει με μεγάλα κέρδη
από την αγορά. Ούτε ότι υπάρχει κάποια εγγύηση ότι για πολλά χρόνια η αγορά θα δίνει
σταθερά υψηλές αποδόσεις. Σημαίνουν, όμως, ότι πρόβλημα υπερβολικών αποτιμήσεων στο
ελληνικό χρηματιστήριο δεν υπάρχει. Αντίθετα, υπάρχει ακόμη αρκετά μεγάλη υστέρηση σε
σχέση με τις ανεπτυγμένες αγορές, που δικαιολογεί τη συνέχιση της ανοδικής διόρθωσης των
αποτιμήσεων.
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Διεθνής Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στην Νέα
Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
21 ενότητες - 100 Κορυφαίοι Ομιλητές  - Συμμετέχουν Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη από
Ελλάδα & Αμερική - Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς Τράπεζες &
Οργανισμοί, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις
 
H ακόλουθη εξαιρετικά ενδιαφέρουσα ΟΜΙΛΙΑ με τίτλο «GREECE – REFLECTIONS OF A
LONG-STANDING INVESTOR – LOOKING AHEAD WITH CONFIDENCE» περιλήφθηκε στην
ατζέντα του Συνεδρίου 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum με τίτλο «Accelerating
Investments for Sustainable Growth», που πραγματοποιήθηκε με μεγάλη επιτυχία και 
εξαιρετική συμμετοχή, τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, 2023, στην Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το
«New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες
διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς, υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στην
Νέα Υόρκη. Το Συνέδριο υποστήριξαν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η
«TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετείχαν ως Κύριοι Χορηγοί. 
h
ΟΜΙΛΙΑ: «GREECE – REFLECTIONS OF A LONG-STANDING INVESTOR – LOOKING
AHEAD WITH CONFIDENCE»
 
Ομιλητής: κ. John Paulson, President & Portfolio Manager – Paulson & Co.
 
O κ. John Paulson, τόνισε: «Υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού Μητσοτάκη, ο
μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός. Ως ο μεγαλύτερος ιδιώτης
μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς, σημειώνουμε την αξιοσημείωτη ανάκαμψη του τραπεζικού
κλάδου. Τα NPEs μειώνονται δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα ύψη, τα κεφαλαιακά
αποθέματα ασφαλείας επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυξάνεται. Ως
αντανάκλαση αυτής της εντυπωσιακής επίδοσης, η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε
άνοδο 120% μόνο φέτος. Τα οφέλη από την οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας υπερβαίνουν
κατά πολύ τον τραπεζικό τομέα και έχουν ευρεία βάση. Η ελληνική αγορά ακινήτων σημειώνει
μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον κόσμο. Οι τιμές των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5% το
πρώτο εξάμηνο του 2023 σε σύγκριση με πτώση 1,7% στη ζώνη του ευρώ. Το ποσοστό
ανεργίας έχει μειωθεί δραματικά, από 19% το 2018 σε 10% σήμερα. Είναι σημαντικό για τη
χώρα που η Ελλάδα επέστρεψε στο καθεστώς Investment Grade. Τα επιτεύγματα ήταν πολλά,
μεγάλα και τολμηρά.
 
Αυτές οι ευνοϊκές τάσεις θα συνεχίσουν για τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη
θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη. Είναι σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να
ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ των επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε
αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες. Από αυτή την άποψη,
βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου. Ωστόσο, οι
αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν να είναι ιδιαιτερα ελκυστικες. Η
μετοχή της Πειραιώς, για παράδειγμα, εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμη μόλις 5πλάσια
τα   κέρδη και στο 50% της λογιστικής αξίας. Η αγορά ακινήτων έχει άφθονο χώρο να «τρέξει».
Παρά τις ήδη εντυπωσιακές επιδόσεις, οι τιμές των ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν
περίπου 10% κάτω από το υψηλότερο επίπεδο του προηγούμενου 2008. Υπάρχουν πολλές
άλλες ελκυστικές επενδυτικές ευκαιρίες. Με την εισροή σημαντικης χρηματοδότησης απο την
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ΕΕ (EU Next Generation) και σημαντικά ποσά ιδιωτικών επενδυτικών κεφαλαίων, η οικονομική
ανάπτυξη αναμένεται να επιταχυνθεί, η ανεργία θα συνεχίσει να μειώνεται και οι μισθοί θα
συνεχίσουν να αυξάνονται, ανεβάζοντας το βιοτικό επίπεδο όλων των Ελλήνων. Το μέλλον για
την Ελλάδα είναι λαμπρό. Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, η Ελλάδα ανεβαίνει από το από το
προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν, και εξελίσσεται σε έναν νέο Ευρωπαϊκό οικονομικό
ηγέτη.»
 
 
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΘΗΚΕ:
 
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη, το οποίο παρέθεσε
δεξίωση προς τιμήν των ομιλητών 
 
Μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, το Συνέδριο έχει επιδοθεί σε
συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό
κοινό. Το φετινό Φόρουμ ήταν ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα
εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας, παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις. Η πολιτική
σταθερότητα της χώρας, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Η αναβάθμιση της ελληνικής
οικονομίας από τον οίκο Fitch επισημοποιεί την ανάδειξη της Ελλάδας στην επενδυτική
κατηγορία από την πλευρά της πιστοληπτικής αξιολόγησης. Η Fitch είναι ο τρίτος - από τους
τέσσερις αναγνωρισμένους από την ΕΚΤ- οίκος αξιολόγησης που απονέμει τους τελευταίους
μήνες στη χώρα μας το καθεστώς της επενδυτικής βαθμίδας. Γεγονός που πιστοποιεί την
πρόοδο της ελληνικής οικονομίας και τις ακόμη πιο θετικές προοπτικές που διανοίγονται με την
εφαρμογή της πολιτικής της χώρας. Δημιουργεί παράλληλα τις προϋποθέσεις για περαιτέρω
ενίσχυση της εισροής επενδύσεων, καλύτερες συνθήκες χρηματοδότησης της οικονομίας,
ανάπτυξη και αύξηση της απασχόλησης.
 
O Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, απευθύνθηκε στους επενδυτές μέσω
γραπτού μηνύματος.
 
Συμμετείχαν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης. 
 
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: Κυρία Μάιρα Μυρογιάννη, Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας – Υπουργείο Εξωτερικών, κ. Ορέστης Καβαλάκης,
Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Δημήτριος Τσάκωνας, Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός
Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους,                   κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου
Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ. Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής
Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ.
Γρηγόρης Δ. Δημητριάδης, Διευθύνων Σύμβουλος και εκτελεστικό μέλος ΔΣ - ΥΠΕΡΤΑΜΕΙΟ –
Εθνικό Επενδυτικό Ταμείο, Δρ. Μαρίνος Γιαννόπουλος, CEO - ENTERPRISE GREECE.
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Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσώπησαν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
 
Την European Central Bank εκπροσώπησε η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board. 
 
Το Χρηματιστήριο Αθηνών εκπροσώπησε ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens Exchange
Group,  και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος της
Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
 
Το Συνέδριο στηρίξαν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: ❖ τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες:  1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank,  και από: ❖ τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd. 
Ομιλητές ήταν σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP)  • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
 
23 Εισηγμένες Εταιρίες είχαν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών  : Athens
Exchange Group - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company SA (EYDAP)
-Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ: COSM) -
Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ ENERGY
Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group  - MYTILINEOS  -
National Bank of Greece  - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA
Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
 
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία έκανε ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και o κ. Evan Kotsovinos, Vice President and
General Manager – Google. Εισαγωγικές ομιλίες έκαναν ο   κ. John Tuttle, Vice Chairman –
NYSE; President - NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO - TEN Ltd., και η
κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group - Goldman Sachs. Κατά τη διάρκεια του
Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος, Ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link
απένειμε το “THE CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ.  John Tuttle,
Vice Chairman - NYSE ; President - NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και
συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή
κοινότητα και την Ομογένεια.
 
Το Συνέδριο έκλεισε τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου
απονεμήθηκε το "2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Τα Εισαγωγικά Σχόλια του
Υπουργού Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωστή Χατζηδάκη, διάβασε ο Πρόεδρος της
Capital Link, κ. Νίκος Μπορνόζης, καθώς ο υπουργός επέστρεψε εκτάκτως στην Ελλάδα. H
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Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S. Department of
State, πραγματοποίησαν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου
ήταν η Κυρία Nicole Petallides, Host - Schwab Network ; Former Anchor - FOX Business
Network.
 
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link διοργάνωσαν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης χτύπησαν το “Closing Bell - καμπανάκι του κλεισίματος
των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock Exchange.
www.worldenergynews.gr
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Εύσημα από τον μεγαλοεπενδυτή Τζων Πόλσον για την Ελλάδα – Ιδιαίτερα ελκυστικές
παραμένουν τα ελληνικά assets
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόβλεψη ότι οι ευνοϊκές τάσεις για τις επενδύσεις στην Ελλάδα θα συνεχίσουν για
τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη, κάνει ο
μεγαλοεπενδυτής Τζων Πόλσον. Μιλώντας τις προηγούμενες ημέρες στο συνέδριο της Capital
Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη, ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς
απένειμε εύσημα στην πρόοδο της Ελλάδας, λέγοντας ότι υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού
Μητσοτάκη, ο μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός.
Ο Πόλσον αναφέρθηκε επίσης στις τράπεζες και στην αξιοσημείωτη ανάκαμψη του κλάδου.
«Τα NPEs μειώνονται δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα ύψη, τα κεφαλαιακά αποθέματα
ασφαλείας επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυξάνεται. Ως αντανάκλαση
αυτής της εντυπωσιακής επίδοσης, η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120%
μόνο φέτος», είπε.
Ο Αμερικανός επενδυτής τόνισε ότι τα οφέλη από την οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας
υπερβαίνουν κατά πολύ τον τραπεζικό τομέα και έχουν ευρεία βάση. Η ελληνική αγορά
ακινήτων σημειώνει μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον κόσμο.
Οι τιμές των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5% το πρώτο εξάμηνο του 2023 σε σύγκριση με
πτώση 1,7% στη ζώνη του ευρώ. Το ποσοστό ανεργίας έχει μειωθεί δραματικά, από 19% το
2018 σε 10% σήμερα. Είναι σημαντικό για τη χώρα που η Ελλάδα επέστρεψε στο καθεστώς
Investment Grade. Τα επιτεύγματα ήταν πολλά, μεγάλα και τολμηρά.
«Αυτές οι ευνοϊκές τάσεις θα συνεχίσουν για τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη
δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη. Είναι σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να
ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ των επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε
αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες. Από αυτή την άποψη,
βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου.
Ωστόσο, οι αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν να είναι ιδιαίτερα
ελκυστικές», είπε ο Τζων Πόλσον, φέρνοντας ως παράδειγμα τη μετοχή της Τράπεζας
Πειραιώς, η οποία εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις 5πλάσια τα κέρδη και στο
50% της λογιστικής αξίας.
Εκτίμησε επίσης ότι η αγορά ακινήτων έχει άφθονο χώρο να «τρέξει». Παρά τις ήδη
εντυπωσιακές επιδόσεις, όπως είπε, οι τιμές των ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν περίπου
10% κάτω από το υψηλότερο επίπεδο του προηγούμενου 2008. Υπάρχουν πολλές άλλες
ελκυστικές επενδυτικές ευκαιρίες.
Με την εισροή σημαντικής χρηματοδότησης από την ΕΕ (EU Next Generation) και σημαντικά
ποσά ιδιωτικών επενδυτικών κεφαλαίων, η οικονομική ανάπτυξη αναμένεται να επιταχυνθεί, η
ανεργία θα συνεχίσει να μειώνεται και οι μισθοί θα συνεχίσουν να αυξάνονται, ανεβάζοντας το
βιοτικό επίπεδο όλων των Ελλήνων.
«Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό. Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, η Ελλάδα ανεβαίνει
από το από το προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν, και εξελίσσεται σε έναν νέο Ευρωπαϊκό
οικονομικό ηγέτη».
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Εύσημα από τον μεγαλοεπενδυτή Τζων Πόλσον για την Ελλάδα – Ιδιαίτερα ελκυστικές
παραμένουν τα ελληνικά assets
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Αναζήτηση
Αναζήτηση
Αναζήτηση
Συντακτική Ομάδα
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
Πρόβλεψη ότι οι ευνοϊκές τάσεις για τις επενδύσεις στην Ελλάδα θα συνεχίσουν για
τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη, κάνει ο
μεγαλοεπενδυτής Τζων Πόλσον. Μιλώντας τις προηγούμενες ημέρες στο συνέδριο της Capital
Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη, ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς
απένειμε εύσημα στην πρόοδο της Ελλάδας, λέγοντας ότι υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού
Μητσοτάκη, ο μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός.
Pretty Nails - since 2003
Pretty Nails - since 2003
Ο Πόλσον αναφέρθηκε επίσης στις τράπεζες και στην αξιοσημείωτη ανάκαμψη του κλάδου.
«Τα NPEs μειώνονται δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα ύψη, τα κεφαλαιακά αποθέματα
ασφαλείας επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυξάνεται. Ως αντανάκλαση
αυτής της εντυπωσιακής επίδοσης, η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120%
μόνο φέτος», είπε.
Ο Αμερικανός επενδυτής τόνισε ότι τα οφέλη από την οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας
υπερβαίνουν κατά πολύ τον τραπεζικό τομέα και έχουν ευρεία βάση. Η ελληνική αγορά
ακινήτων σημειώνει μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον κόσμο.
Οι τιμές των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5% το πρώτο εξάμηνο του 2023 σε σύγκριση με
πτώση 1,7% στη ζώνη του ευρώ. Το ποσοστό ανεργίας έχει μειωθεί δραματικά, από 19% το
2018 σε 10% σήμερα. Είναι σημαντικό για τη χώρα που η Ελλάδα επέστρεψε στο καθεστώς
Investment Grade. Τα επιτεύγματα ήταν πολλά, μεγάλα και τολμηρά.
Iter del gusto Gelateria
Iter del gusto Gelateria
«Αυτές οι ευνοϊκές τάσεις θα συνεχίσουν για τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη
δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη. Είναι σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να
ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ των επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε
αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες. Από αυτή την άποψη,
βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου.
Ωστόσο, οι αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν να είναι ιδιαίτερα
ελκυστικές», είπε ο Τζων Πόλσον, φέρνοντας ως παράδειγμα τη μετοχή της Τράπεζας
Πειραιώς, η οποία εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις 5πλάσια τα κέρδη και στο
50% της λογιστικής αξίας.
Εκτίμησε επίσης ότι η αγορά ακινήτων έχει άφθονο χώρο να «τρέξει». Παρά τις ήδη
εντυπωσιακές επιδόσεις, όπως είπε, οι τιμές των ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν περίπου
10% κάτω από το υψηλότερο επίπεδο του προηγούμενου 2008. Υπάρχουν πολλές άλλες
ελκυστικές επενδυτικές ευκαιρίες.
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
Με την εισροή σημαντικής χρηματοδότησης από την ΕΕ (EU Next Generation) και σημαντικά
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ποσά ιδιωτικών επενδυτικών κεφαλαίων, η οικονομική ανάπτυξη αναμένεται να επιταχυνθεί, η
ανεργία θα συνεχίσει να μειώνεται και οι μισθοί θα συνεχίσουν να αυξάνονται, ανεβάζοντας το
βιοτικό επίπεδο όλων των Ελλήνων.
«Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό. Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, η Ελλάδα ανεβαίνει
από το από το προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν, και εξελίσσεται σε έναν νέο Ευρωπαϊκό
οικονομικό ηγέτη».
To άρθρο Εύσημα από τον μεγαλοεπενδυτή Τζων Πόλσον για την Ελλάδα – Ιδιαίτερα
ελκυστικές παραμένουν τα ελληνικά assets δημοσιεύτηκε στο NewsIT .
[Πηγή:]www.newsit.gr
Iter del gusto Gelateria
Iter del gusto Gelateria
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Εύσημα από τον μεγαλοεπενδυτή Τζων Πόλσον για την Ελλάδα - Ιδιαίτερα ελκυστικές
παραμένουν τα ελληνικά assets
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόβλεψη ότι οι ευνοϊκές τάσεις για τις επενδύσεις στην Ελλάδα θα συνεχίσουν για
τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη, κάνει ο
μεγαλοεπενδυτής Τζων Πόλσον. Μιλώντας τις προηγούμενες ημέρες στο συνέδριο της Capital
Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη, ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς
απένειμε εύσημα στην πρόοδο της Ελλάδας, λέγοντας ότι υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού
Μητσοτάκη, ο μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός. Ο Πόλσον
αναφέρθηκε επίσης στις τράπεζες και στην αξιοσημείωτη ανάκαμψη του κλάδου. "Τα NPEs
μειώνονται δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα ύψη, τα κεφαλαιακά αποθέματα ασφαλείας
επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυξάνεται. Ως αντανάκλαση αυτής της
εντυπωσιακής επίδοσης, η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120% μόνο φέτος",
είπε. Ο Αμερικανός επενδυτής τόνισε ότι τα οφέλη από την οικονομική ανάκαμψη της
Ελλάδας...
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Εύσημα από τον μεγαλοεπενδυτή Τζων Πόλσον για την Ελλάδα – Ιδιαίτερα ελκυστικές
παραμένουν τα ελληνικά assets
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόβλεψη ότι οι ευνοϊκές τάσεις για τις επενδύσεις στην Ελλάδα θα συνεχίσουν για
τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη, κάνει ο
μεγαλοεπενδυτής Τζων Πόλσον. Μιλώντας τις προηγούμενες ημέρες στο συνέδριο της Capital
Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη, ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς
απένειμε εύσημα στην πρόοδο της Ελλάδας, λέγοντας ότι υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού
Μητσοτάκη, ο μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός.
Ο Πόλσον αναφέρθηκε επίσης στις τράπεζες και στην αξιοσημείωτη ανάκαμψη του κλάδου.
«Τα NPEs μειώνονται δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα ύψη, τα κεφαλαιακά αποθέματα
ασφαλείας επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυξάνεται. Ως αντανάκλαση
αυτής της εντυπωσιακής επίδοσης, η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120%
μόνο φέτος», είπε.
Ο Αμερικανός επενδυτής τόνισε ότι τα οφέλη από την οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας
υπερβαίνουν κατά πολύ τον τραπεζικό τομέα και έχουν ευρεία βάση. Η ελληνική αγορά
ακινήτων σημειώνει μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον κόσμο.
Οι τιμές των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5% το πρώτο εξάμηνο του 2023 σε σύγκριση με
πτώση 1,7% στη ζώνη του ευρώ. Το ποσοστό ανεργίας έχει μειωθεί δραματικά, από 19% το
2018 σε 10% σήμερα. Είναι σημαντικό για τη χώρα που η Ελλάδα επέστρεψε στο καθεστώς
Investment Grade. Τα επιτεύγματα ήταν πολλά, μεγάλα και τολμηρά.
«Αυτές οι ευνοϊκές τάσεις θα συνεχίσουν για τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη
δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη. Είναι σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να
ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ των επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε
αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες. Από αυτή την άποψη,
βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου.
Ωστόσο, οι αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν να είναι ιδιαίτερα
ελκυστικές», είπε ο Τζων Πόλσον, φέρνοντας ως παράδειγμα τη μετοχή της Τράπεζας
Πειραιώς, η οποία εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις 5πλάσια τα κέρδη και στο
50% της λογιστικής αξίας.
Εκτίμησε επίσης ότι η αγορά ακινήτων έχει άφθονο χώρο να «τρέξει». Παρά τις ήδη
εντυπωσιακές επιδόσεις, όπως είπε, οι τιμές των ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν περίπου
10% κάτω από το υψηλότερο επίπεδο του προηγούμενου 2008. Υπάρχουν πολλές άλλες
ελκυστικές επενδυτικές ευκαιρίες.
Με την εισροή σημαντικής χρηματοδότησης από την ΕΕ (EU Next Generation) και σημαντικά
ποσά ιδιωτικών επενδυτικών κεφαλαίων, η οικονομική ανάπτυξη αναμένεται να επιταχυνθεί, η
ανεργία θα συνεχίσει να μειώνεται και οι μισθοί θα συνεχίσουν να αυξάνονται, ανεβάζοντας το
βιοτικό επίπεδο όλων των Ελλήνων.
«Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό. Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, η Ελλάδα ανεβαίνει
από το από το προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν, και εξελίσσεται σε έναν νέο Ευρωπαϊκό
οικονομικό ηγέτη».
To άρθρο Εύσημα από τον μεγαλοεπενδυτή Τζων Πόλσον για την Ελλάδα – Ιδιαίτερα
ελκυστικές παραμένουν τα ελληνικά assets δημοσιεύτηκε στο NewsIT .
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Paulson (Τρ. Πειραιώς): Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό – Η χώρα εξελίσσεται
σε νέο ευρωπαϊκό οικονομικό ηγέτη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με τον παροιμιώδη Φοίνικα (που αναγεννήθηκε από τις στάχτες του), παρομοίασε την Ελλάδα
ο Αμερικανός μεγαλοεπενδυτής, John Paulson, μιλώντας τις προηγούμενες ημέρες στο
συνέδριο της Capital Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη.
Με τον παροιμιώδη Φοίνικα (που αναγεννήθηκε από τις στάχτες του), παρομοίασε την Ελλάδα
ο Αμερικανός μεγαλοεπενδυτής, John Paulson, μιλώντας τις προηγούμενες ημέρες στο
συνέδριο της Capital Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη.
«Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό. Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, η Ελλάδα ανεβαίνει
από το προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν και εξελίσσεται σε έναν νέο Ευρωπαϊκό οικονομικό
ηγέτη», είπε χαρακτηριστικά ο J. Paulson, τονίζοντας ότι υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού
Μητσοτάκη, ο μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός.
Διαβάστε ακόμα – Ανάλυση Economist: Κορυφαία οικονομία το 2023 η ελληνική – «Απίθανος
θρίαμβος»
«Ως ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς, σημειώνουμε την αξιοσημείωτη
ανάκαμψη του τραπεζικού κλάδου. Τα NPEs μειώνονται δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα
ύψη, τα κεφαλαιακά αποθέματα ασφαλείας επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων
αυξάνεται. Ως αντανάκλαση αυτής της εντυπωσιακής επίδοσης, η τιμή της μετοχής της
Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120% μόνο φέτος», είπε ο Paulson αναφερόμενος στις τράπεζες.
Πρόσθεσε ότι τα οφέλη από την οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας υπερβαίνουν κατά πολύ
τον τραπεζικό τομέα και έχουν ευρεία βάση. Όπως είπε, η ελληνική αγορά ακινήτων σημειώνει
μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον κόσμο. Οι τιμές των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5% το
πρώτο εξάμηνο του 2023 σε σύγκριση με πτώση 1,7% στη ζώνη του ευρώ. Το ποσοστό
ανεργίας έχει μειωθεί δραματικά, από 19% το 2018 σε 10% σήμερα.
«Είναι σημαντικό για τη χώρα που η Ελλάδα επέστρεψε στο καθεστώς Investment Grade. Τα
επιτεύγματα ήταν πολλά, μεγάλα και τολμηρά. Αυτές οι ευνοϊκές τάσεις θα συνεχίσουν για
τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη. Είναι
σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ των
επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να
επεκταθεί για δεκαετίες. Από αυτή την άποψη, βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός
μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου», τόνισε.
Όπως σημείωσε, οι αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν να είναι
ιδιαίτερα ελκυστικές. «Η μετοχή της Πειραιώς, για παράδειγμα, εξακολουθεί να
διαπραγματεύεται με τιμή μόλις 5πλάσια τα κέρδη και στο 50% της λογιστικής αξίας. Η αγορά
ακινήτων έχει άφθονο χώρο να «τρέξει». Παρά τις ήδη εντυπωσιακές επιδόσεις, οι τιμές των
ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν περίπου 10% κάτω από το υψηλότερο επίπεδο του
προηγούμενου 2008. Υπάρχουν πολλές άλλες ελκυστικές επενδυτικές ευκαιρίες. Με την εισροή
σημαντικής χρηματοδότησης από την ΕΕ (EU Next Generation) και σημαντικά ποσά ιδιωτικών
επενδυτικών κεφαλαίων, η οικονομική ανάπτυξη αναμένεται να επιταχυνθεί, η ανεργία θα
συνεχίσει να μειώνεται και οι μισθοί θα συνεχίσουν να αυξάνονται, ανεβάζοντας το βιοτικό
επίπεδο όλων των Ελλήνων», κατέληξε.
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Εμανουέλε Γκριμάλντι: Ένας Ναπολιτάνος εφοπλιστής στο λιμάνι Ηρακλείου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το 2023 ο Εμανουέλε Γκριμάλντι αναδείχθηκε η διεθνής προσωπικότητας της χρονιάς στα
Lloyd’s List Greek Shipping Awards κι έγινε ο πρώτος που έλαβε δις αυτή την αναγνώριση.
Είναι η ίδια χρονιά που o Ναπολιτάνος εφοπλιστής ολοκληρώνει επενδύσεις 600
εκατομμυρίων ευρώ στην Ελλάδα, όπου «ήρθε για να μείνει», όπως έχει διαμηνύσει. Χθες,
έπεσαν οι οριστικές υπογραφές για την παραχώρηση του 67% του λιμένα Ηρακλείου, επτά
μήνες αφότου ο ιταλικός κολοσσός της ναυτιλίας αναδείχθηκε προτιμητέος επενδυτής για την
απόκτηση πλειοψηφικής συμμετοχής της ΟΛΗ Α.Ε.. Έτερος διεκδικητής ήταν η κοινοπραξία
της ΓΕΚ Τέρνα με την Aviareps (συμφερόντων Γρύλλου) και τη Nectar Holdings, αλλά το asset
κατέληξε στον όμιλο Γκριμάλντι, έναντι 80 εκατομμυρίων ευρώ. 
Βέβαια ο ιταλικός όμιλος ήταν ήδη ο κύριος πελάτης του λιμανιού, μέσω της θυγατρικής του
Minoan Lines, με έδρα το Ηράκλειο και τώρα αδράττει την ευκαιρία να μεγιστοποιήσει το
αποτύπωμά του στην ανατολική Μεσόγειο. Αυτό που σχεδιάζει ο Εμανουέλε Γκριμάλντι είναι
να καταστήσει το λιμάνι του Ηρακλείου πράσινο – υλοποιώντας επενδύσεις σε Ανανεώσιμες
Πηγές Ενέργειας – αλλά και ένα σημείο αναφοράς για ολόκληρη τη λιμενική βιομηχανία της
Μεσογείου. Στόχος είναι η παροχή υψηλότερης ποιότητας υπηρεσιών, περισσότερες
εμπορικές ροές, περισσότερος τουρισμός, περισσότερες επιχειρήσεις και θέσεις εργασίας στο
Ηράκλειο, με τον όμιλο να έχει ήδη επίγνωση των δυνατοτήτων του λιμανιού. Επόμενο βήμα
είναι η υπογραφή της αναθεωρημένης σύμβασης παραχώρησης μεταξύ του ελληνικού
δημοσίου και του Οργανισμού Λιμένα Ηρακλείου και η κύρωσή της από τη Βουλή. 
Είχε προηγηθεί, σχεδόν δύο μήνες πριν, η εξαγορά του 67% του λιμένα Ηγουμενίτσας από την
εταιρεία που ελέγχει η οικογένεια Γκριμάλντι έναντι 84 εκατ. ευρώ, συμφωνία που αποβλέπει
στην αναβάθμιση του τρίτου μεγαλύτερου λιμένος της Ελλάδας, και στην καλύτερη αξιοποίηση
των δυνατοτήτων που προσφέρει ως πύλη της χώρας στην Αδριατική και τη Μεσόγειο, προς
όφελος της ευρύτερης περιοχής. 
Εντός του επόμενου εννεαμήνου η Grimaldi θα πρέπει να παρουσιάσει το master plan
αξιοποίησης, τόσο για το λιμάνι της Ηγουμενίτσας, όσο και για το λιμάνι του Ηρακλείου. Ήδη ο
όμιλος φέρεται να έχει ξεκινήσει συνομιλίες με μεγάλες εταιρείες για να προσελκύσει την
κρουαζιέρα στο Ηράκλειο. 
«Η ναυτιλία βρίσκεται ακόμη σε μεγάλο βαθμό στα χέρια ισχυρών οικογενειών και εφοπλιστών
ανά την υφήλιο», είπε στο πρόσφατο συνέδριο του Capital Link ο Ναπολιτάνος επενδυτής, που
εισήλθε στην ελληνική ακτοπλοΐα το 2008, με την είσοδο στη Minoan Lines. Βασική επιδίωξη
του εφοπλιστή είναι η ανάπτυξη της εταιρείας, κυρίως μέσω της αύξησης των δρομολογίων
εσωτερικού. Η εταιρεία είναι ήδη εκτός Χρηματιστηρίου από το 2019, αφού ο Γκριμάλντι
αγόρασε το 98% των Μινωϊκών Γραμμών. Το όνομα του ομίλου έχει εμπλακεί στα σενάρια
πώλησης των ΑΝΕΚ και της Attica.
Η δραστηριότητα του ομίλου εκτείνεται από την Ελλάδα μέχρι την Ισπανία, στην μεταφορά
επιβατών και φορτηγών, ενώ στο έργο του περιλαμβάνεται η μεταφορά αυτοκινήτων μέσω
δικτύου car carriers από Τουρκία και Ισραήλ μέχρι και Ισπανία, Πορτογαλία, βόρεια Αφρική και
βόρεια Ευρώπη. Ο όμιλος έχει γράψει ρεκόρ ήδη από το 2022, όταν τα έσοδά του έφτασαν τα
3,4 δισεκατομμύρια ευρώ, ενώ τα κέρδη προσέγγισαν τα 1,2 δισεκατομμύρια.
Τα πρώτα έγγραφα που αποδεικνύουν την ανάμειξη των Grimaldi στη ναυτιλία χρονολογούνται
από το 1348, όταν τα χρονικά του Βασιλείου της Νάπολης ανέφεραν ότι η βασίλισσα Giovanna
I έδωσε στους αδελφούς Rajinerio, Richerio και Perino de Grimaldis ένα τεχνούργημα από
συμπαγή χρυσό, ως εγγύηση για τη ναύλωση τριών πλοίων. Το 1947, ο Guido Grimaldi και τα
αδέλφια έβαλαν τα θεμέλια της σύγχρονης πλοιοκτήτριας εταιρείας, επενδύοντας σε φορτηγό
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πλοίο που χρησιμοποιήθηκε από το αμερικανικό Ναυτικό κατά τον Β’ Παγκόσμιο Πόλεμο.
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Εύσημα από τον μεγαλοεπενδυτή Τζων Πόλσον για την Ελλάδα – Ιδιαίτερα ελκυστικές
παραμένουν τα ελληνικά assets
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόβλεψη ότι οι ευνοϊκές τάσεις για τις επενδύσεις στην Ελλάδα θα συνεχίσουν για
τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη, κάνει ο
μεγαλοεπενδυτής Τζων Πόλσον. Μιλώντας τις προηγούμενες ημέρες στο συνέδριο της Capital
Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη, ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς
απένειμε εύσημα στην πρόοδο της Ελλάδας, λέγοντας ότι υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού
Μητσοτάκη, ο μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός.
Ο Πόλσον αναφέρθηκε επίσης στις τράπεζες και στην αξιοσημείωτη ανάκαμψη του κλάδου.
«Τα NPEs μειώνονται δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα ύψη, τα κεφαλαιακά αποθέματα
ασφαλείας επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυξάνεται. Ως αντανάκλαση
αυτής της εντυπωσιακής επίδοσης, η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120%
μόνο φέτος», είπε.
Ο Αμερικανός επενδυτής τόνισε ότι τα οφέλη από την οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας
υπερβαίνουν κατά πολύ τον τραπεζικό τομέα και έχουν ευρεία βάση. Η ελληνική αγορά
ακινήτων σημειώνει μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον κόσμο.
Οι τιμές των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5% το πρώτο εξάμηνο του 2023 σε σύγκριση με
πτώση 1,7% στη ζώνη του ευρώ. Το ποσοστό ανεργίας έχει μειωθεί δραματικά, από 19% το
2018 σε 10% σήμερα. Είναι σημαντικό για τη χώρα που η Ελλάδα επέστρεψε στο καθεστώς
Investment Grade. Τα επιτεύγματα ήταν πολλά, μεγάλα και τολμηρά.
«Αυτές οι ευνοϊκές τάσεις θα συνεχίσουν για τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη
δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη. Είναι σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να
ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ των επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε
αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες. Από αυτή την άποψη,
βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου.
Ωστόσο, οι αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν να είναι ιδιαίτερα
ελκυστικές», είπε ο Τζων Πόλσον, φέρνοντας ως παράδειγμα τη μετοχή της Τράπεζας
Πειραιώς, η οποία εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις 5πλάσια τα κέρδη και στο
50% της λογιστικής αξίας.
Εκτίμησε επίσης ότι η αγορά ακινήτων έχει άφθονο χώρο να «τρέξει». Παρά τις ήδη
εντυπωσιακές επιδόσεις, όπως είπε, οι τιμές των ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν περίπου
10% κάτω από το υψηλότερο επίπεδο του προηγούμενου 2008. Υπάρχουν πολλές άλλες
ελκυστικές επενδυτικές ευκαιρίες.
Με την εισροή σημαντικής χρηματοδότησης από την ΕΕ (EU Next Generation) και σημαντικά
ποσά ιδιωτικών επενδυτικών κεφαλαίων, η οικονομική ανάπτυξη αναμένεται να επιταχυνθεί, η
ανεργία θα συνεχίσει να μειώνεται και οι μισθοί θα συνεχίσουν να αυξάνονται, ανεβάζοντας το
βιοτικό επίπεδο όλων των Ελλήνων.
«Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό. Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, η Ελλάδα ανεβαίνει
από το από το προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν, και εξελίσσεται σε έναν νέο Ευρωπαϊκό
οικονομικό ηγέτη».
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Paulson (Τρ. Πειραιώς): Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό - Η χώρα εξελίσσεται
σε νέο ευρωπαϊκό οικονομικό ηγέτη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με τον παροιμιώδη Φοίνικα (που αναγεννήθηκε από τις στάχτες του), παρομοίασε την Ελλάδα
ο Αμερικανός μεγαλοεπενδυτής, John Paulson, μιλώντας τις προηγούμενες ημέρες στο
συνέδριο της Capital Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη.
Με τον παροιμιώδη Φοίνικα (που αναγεννήθηκε από τις στάχτες του), παρομοίασε την Ελλάδα
ο Αμερικανός μεγαλοεπενδυτής, John Paulson, μιλώντας τις προηγούμενες ημέρες στο
συνέδριο της Capital Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη.
«Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό. Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, η Ελλάδα ανεβαίνει
από το προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν και εξελίσσεται σε έναν νέο Ευρωπαϊκό οικονομικό
ηγέτη», είπε χαρακτηριστικά ο J. Paulson, τονίζοντας ότι υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού
Μητσοτάκη, ο μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός.
Διαβάστε ακόμα - Ανάλυση Economist: Κορυφαία οικονομία το 2023 η ελληνική - «Απίθανος
θρίαμβος»
«Ως ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς, σημειώνουμε την αξιοσημείωτη
ανάκαμψη του τραπεζικού κλάδου. Τα NPEs μειώνονται δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα
ύψη, τα κεφαλαιακά αποθέματα ασφαλείας επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων
αυξάνεται. Ως αντανάκλαση αυτής της εντυπωσιακής επίδοσης, η τιμή της μετοχής της
Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120% μόνο φέτος», είπε ο Paulson αναφερόμενος στις τράπεζες.
Πρόσθεσε ότι τα οφέλη από την οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας υπερβαίνουν κατά πολύ
τον τραπεζικό τομέα και έχουν ευρεία βάση. Όπως είπε, η ελληνική αγορά ακινήτων σημειώνει
μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον κόσμο. Οι τιμές των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5% το
πρώτο εξάμηνο του 2023 σε σύγκριση με πτώση 1,7% στη ζώνη του ευρώ. Το ποσοστό
ανεργίας έχει μειωθεί δραματικά, από 19% το 2018 σε 10% σήμερα.
«Είναι σημαντικό για τη χώρα που η Ελλάδα επέστρεψε στο καθεστώς Investment Grade. Τα
επιτεύγματα ήταν πολλά, μεγάλα και τολμηρά. Αυτές οι ευνοϊκές τάσεις θα συνεχίσουν για
τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη. Είναι
σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ των
επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να
επεκταθεί για δεκαετίες. Από αυτή την άποψη, βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός
μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου», τόνισε.
Όπως σημείωσε, οι αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν να είναι
ιδιαίτερα ελκυστικές. «Η μετοχή της Πειραιώς, για παράδειγμα, εξακολουθεί να
διαπραγματεύεται με τιμή μόλις 5πλάσια τα κέρδη και στο 50% της λογιστικής αξίας. Η αγορά
ακινήτων έχει άφθονο χώρο να «τρέξει». Παρά τις ήδη εντυπωσιακές επιδόσεις, οι τιμές των
ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν περίπου 10% κάτω από το υψηλότερο επίπεδο του
προηγούμενου 2008. Υπάρχουν πολλές άλλες ελκυστικές επενδυτικές ευκαιρίες. Με την εισροή
σημαντικής χρηματοδότησης από την ΕΕ (EU Next Generation) και σημαντικά ποσά ιδιωτικών
επενδυτικών κεφαλαίων, η οικονομική ανάπτυξη αναμένεται να επιταχυνθεί, η ανεργία θα
συνεχίσει να μειώνεται και οι μισθοί θα συνεχίσουν να αυξάνονται, ανεβάζοντας το βιοτικό
επίπεδο όλων των Ελλήνων», κατέληξε.
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Paulson: Πολύ ελκυστικά τα ελληνικά assets – Η Τράπεζα Πειραιώς δεν μπορεί να
αποτιμάται στο 50% της λογιστικής αξίας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Φθηνή η Πειραιώς, διαπραγματεύεται με τιμή μόλις 5πλάσια τα κέρδη στο 50% της λογιστικής
αξίας, ανέφερε ο John Paulson
Ιδιαίτερα θετικός απέναντι στα ελληνικά assets είναι ο John Paulson, o Aμερικανός επενδυτής
που διατηρεί μεγάλες επενδυτικές έως στρατηγικές θέσεις στην Τράπεζα Πειραιώς και στην
Alpha bank, σύμφωνα με όσα δήλωσε στο συνέδριο Capital Link.
Σε ό,τι αφορά την ελληνική οικονομία και την ελληνική αγορά, όπως είπε, «βρισκόμαστε μόνον
στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου».
Σε αυτό το πλαίσιο, οι αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν να είναι
ιδιαίτερα ελκυστικές.
Η μετοχή της Πειραιώς, για παράδειγμα, εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις
5πλάσια τα κέρδη και στο 50% της λογιστικής αξίας.
Επίσης, σύμφωνα με τις εκτιμήσεις του, η αγορά ακινήτων έχει άφθονο χώρο να «τρέξει».
Παρά τις ήδη εντυπωσιακές επιδόσεις, οι τιμές των ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν
περίπου 10% κάτω από το υψηλότερο επίπεδο του προηγούμενου 2008. Υπάρχουν πολλές
άλλες ελκυστικές επενδυτικές ευκαιρίες.
Αναλυτικά όσα δήλωσε ο John Paulson
Ειδικότερα, ο κ. John Paulson τόνισε: «Υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού Μητσοτάκη, ο
μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός.
Ως ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς, σημειώνουμε την αξιοσημείωτη
ανάκαμψη του τραπεζικού κλάδου.
Τα NPEs μειώνονται δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα ύψη, τα κεφαλαιακά αποθέματα
ασφαλείας επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυξάνεται. Ως αντανάκλαση
αυτής της εντυπωσιακής επίδοσης, η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120%
μόνο φέτος.
Τα οφέλη από την οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας υπερβαίνουν κατά πολύ τον τραπεζικό
τομέα και έχουν ευρεία βάση.
Η ελληνική αγορά ακινήτων σημειώνει μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον κόσμο. Οι τιμές
των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5% το πρώτο εξάμηνο του 2023 σε σύγκριση με πτώση
1,7% στη ζώνη του ευρώ.
Το ποσοστό ανεργίας έχει μειωθεί δραματικά, από 19% το 2018 σε 10% σήμερα.
Είναι σημαντικό για τη χώρα που η Ελλάδα επέστρεψε στο καθεστώς Investment Grade.
Τα επιτεύγματα ήταν πολλά, μεγάλα και τολμηρά.
Αυτές οι ευνοϊκές τάσεις θα συνεχίσουν για τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη
θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη.
Είναι σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ των
επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να
επεκταθεί για δεκαετίες.
Από αυτή την άποψη, βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού
κύκλου.
Ωστόσο, οι αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν να είναι ιδιαίτερα
ελκυστικές.
Η μετοχή της Πειραιώς, για παράδειγμα, εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις
5πλάσια τα κέρδη και στο 50% της λογιστικής αξίας.
Η αγορά ακινήτων έχει άφθονο χώρο να «τρέξει».
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Παρά τις ήδη εντυπωσιακές επιδόσεις, οι τιμές των ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν
περίπου 10% κάτω από το υψηλότερο επίπεδο του προηγούμενου 2008. Υπάρχουν πολλές
άλλες ελκυστικές επενδυτικές ευκαιρίες.
Με την εισροή σημαντικής χρηματοδότησης απο την ΕΕ (EU Next Generation) και σημαντικά
ποσά ιδιωτικών επενδυτικών κεφαλαίων, η οικονομική ανάπτυξη αναμένεται να επιταχυνθεί, η
ανεργία θα συνεχίσει να μειώνεται και οι μισθοί θα συνεχίσουν να αυξάνονται, ανεβάζοντας το
βιοτικό επίπεδο όλων των Ελλήνων.
Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό.
Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, η Ελλάδα ανεβαίνει από το από το προηγούμενο στάδιο που
βρισκόταν, και εξελίσσεται σε έναν νέο Ευρωπαϊκό οικονομικό ηγέτη.»
www.bankingnews.gr

https://www.bankingnews.gr/trapezika-nea/articles/711644/paulson-poly-elkystika-ta-ellinika-assets-i-trapeza-peiraios-den-borei-na-apotimatai-sto-50-tis-logistikis-aksias


https://www.eurocapital.gr/

 Publication date: 18/12/2023 11:17

 Similar Stats ranking (Greece): 32129

 https://www.eurocapital.gr/permalink/156441.html

Ο Τζον Πόλσον, για ελληνική οικονομία και Χρηματιστήριο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ως ένα από τα πλέον χαρακτηριστικά παραδείγματα του come back της Ελλάδας περιέγραψε
την Τράπεζα Πειραιώς ο Τζον Πόλσον, μιλώντας στη Νέα Υόρκη στο Συνέδριο της Capital Link.
Ο γνωστός Αμερικανός επενδυτής υπογράμμισε τον εντυπωσιακό μετασχηματισμό της
ελληνικής οικονομίας υπό την ηγεσία του Κυριάκου Μητσοτάκη, καταθέτοντας την εμπειρία του
από την επένδυση που έχει πραγματοποιήσει στην Τράπεζα Πειραιώς. Όπως σημείωσε, έχει
επενδύσει εδώ και πολύ καιρό στην Τράπεζα Πειραιώς, επένδυση που σημείωσε πολλά
σκαμπανεβάσματα.
Όμως, μετά την αλλαγή κυβέρνησης το 2019 και την αλλαγή στην οικονομική πολιτική
«συμφωνήσαμε με το ΤΧΣ να ηγηθούμε της ανακεφαλαιοποίησης της Τράπεζας Πειραιώς το
2021 και να καταστούμε ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος με ποσοστό 18%. Μαζί
συγκεντρώσαμε περίπου 1 δισ. ευρώ και έκτοτε σημειώθηκε ένα εντυπωσιακό turnaround στο
τραπεζικό σύστημα της χώρας. Τα μη εξυπηρετούμενα δάνεια μειώθηκαν δραματικά, τα
κεφάλαια ενισχύθηκαν, τα κέρδη εκτοξεύτηκαν και η απόδοση ιδίων κεφαλαίων αυξάνει. Έτσι,
η μετοχή της Τράπεζας Πειραιώς σημείωσε άνοδο +120% την φετινή χρονιά και περίπου 200%
από την τιμή της ανακεφαλαιοποίησης του 2021», τόνισε.
Ο κ. Πόλσον εμφανίστηκε ιδιαίτερα αισιόδοξος για την Ελλάδα και τις προοπτικές της
οικονομίας. Υπογράμμισε την άνοδο του Χρηματιστηρίου Αθηνών (+38%), του real estate
(+14,5%) και τη μείωση της ανεργίας σημειώνοντας ότι κατά την εκτίμησή του οι τάσεις αυτές
θα συνεχιστούν για τα επόμενα τέσσερα χρόνια και αν η Ελλάδα παραμείνει σε μια
φιλοεπενδυτική πορεία τότε η ανάπτυξη μπορεί να συνεχιστεί για δεκαετίες. Επιπλέον,
σημείωσε, η ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας θα ευνοήσει και το Χρηματιστήριο, καθώς
πολλοί μακροπρόθεσμοι επενδυτές θα τοποθετηθούν σε ελληνικές μετοχές το 2024.
«Πιστεύω ότι βρισκόμαστε μόλις στην αρχή ενός μακρόχρονου ενάρετου επενδυτικού κύκλου
από τη δική μου οπτική γωνία. Νομίζω ότι θα ήταν πολύ νωρίς να βγούμε από την ελληνική
αγορά. Πιστεύω ότι υπάρχει πολύ περισσότερο περιθώριο για να “τρέξουμε”. Και στην ουσία,
αν δεν είσαι πωλητής, είσαι αγοραστής», τόνισε ο κ. Πόλσον. Παράλληλα, υπογράμμισε τις
μεγάλες προοπτικές της μετοχής της Τράπεζας Πειραιώς, παρά τη μεγάλη άνοδο που έχει
σημειώσει. Όπως επισήμανε ο Αμερικανός μεγαλοεπενδυτής, παρά την μεγάλη άνοδο της
μετοχής διαπραγματεύεται μόλις 4,4 φορές τα κέρδη και στο 50% της λογιστικής της αξίας,
αποτίμηση που αντιστοιχεί στο μισό της αποτίμησης που απολαμβάνει μια μέση τράπεζα στις
ΗΠΑ.
Πηγή: Business Daily
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Ο Πόλσον αγοράζει Πειραιώς – Ελλάδα, η Viohalco επενδύει και η κρατική αφασία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Τζ. Πόλσον στάζει μέλι για Τρ. Πειραιώς, κυβέρνηση και ελληνική οικονομία, οι ενεργειακές
επενδύσεις του ομίλου Viohalco, οι φήμες για retail bond από Autohellas και τα νέα
εγκληματικά περιστατικά που εκθέτουν Αστυνομία και Κράτος.
Ως ένα από τα πλέον χαρακτηριστικά παραδείγματα του come back της Ελλάδας περιέγραψε
την Τράπεζα Πειραιώς ο Τζον Πόλσον, μιλώντας στη Νέα Υόρκη στο Συνέδριο της Capital Link.
Ο γνωστός Αμερικανός επενδυτής υπογράμμισε τον εντυπωσιακό μετασχηματισμό της
ελληνικής οικονομίας υπό την ηγεσία του Κυριάκου Μητσοτάκη, καταθέτοντας την εμπειρία του
από την επένδυση που έχει πραγματοποιήσει στην Τράπεζα Πειραιώς. Όπως σημείωσε, έχει
επενδύσει εδώ και πολύ καιρό στην Τράπεζα Πειραιώς, επένδυση που σημείωσε πολλά
σκαμπανεβάσματα. Όμως, μετά την αλλαγή κυβέρνησης το 2019 και την αλλαγή στην
οικονομική πολιτική «συμφωνήσαμε με το ΤΧΣ να ηγηθούμε της ανακεφαλαιοποίησης της
Τράπεζας Πειραιώς το 2021 και να καταστούμε ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος με πσσοστό
18%. Μαζί συγκεντρώσαμε περίπου 1 δισ. ευρώ και έκτοτε σημειώθηκε ένα εντυπωσιακό
turnaround στο τραπεζικό σύστημα της χώρας. Τα μη εξυπηρετούμενα δάνεια μειώθηκαν
δραματικά, τα κεφάλαια ενισχύθηκαν, τα κέρδη εκτοξεύτηκαν και η απόδοση ιδίων κεφαλαίων
αυξάνει. Έτσι, η μετοχή της Τράπεζας Πειραιώς σημείωσε άνοδο +120% την φετινή χρονιά και
περίπου 200% από την τιμή της ανακεφαλαιοποίησης του 2021», τόνισε.
-- Ο κ. Πόλσον εμφανίστηκε ιδιαίτερα αισιόδοξος για την Ελλάδα και τις προοπτικές της
οικονομίας. Υπογράμμισε την άνοδο του Χρηματιστηρίου Αθηνών (+38%), του real estate
(+14,5%) και τη μείωση της ανεργίας σημειώνοντας ότι κατά την εκτίμησή του οι τάσεις αυτές
θα συνεχιστούν για τα επόμενα τέσσερα χρόνια και αν η Ελλάδα παραμείνει σε μια
φιλοεπενδυτική πορεία τότε η ανάπτυξη μπορεί να συνεχιστεί για δεκαετίες. Επιπλέον,
σημείωσε, η ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας θα ευνοήσει και το Χρηματιστήριο, καθώς
πολλοί μακροπρόθεσμοι επενδυτές θα τοποθετηθούν σε ελληνικές μετοχές το 2024.
-- «Πιστεύω ότι βρισκόμαστε μόλις στην αρχή ενός μακρόχρονου ενάρετου επενδυτικού κύκλου
από τη δική μου οπτική γωνία. Νομίζω ότι θα ήταν πολύ νωρίς να βγούμε από την ελληνική
αγορά. Πιστεύω ότι υπάρχει πολύ περισσότερο περιθώριο για να “τρέξουμε”. Και στην ουσία,
αν δεν είσαι πωλητής, είσαι αγοραστής», τόνισε ο κ. Πόλσον. Παράλληλα, υπογράμμισε τις
μεγάλες προοπτικές της μετοχής της Τράπεζας Πειραιώς, παρά τη μεγάλη άνοδο που έχει
σημειώσει. Όπως επισήμανε ο Αμερικανός μεγαλοεπενδυτής, παρά την μεγάλη άνοδο της
μετοχής διαπραγματεύεται μόλις 4,4 φορές τα κέρδη και στο 50% της λογιστικής της αξίας,
αποτίμηση που αντιστοιχεί στο μισό της αποτίμησης που απολαμβάνει μια μέση τράπεζα στις
ΗΠΑ.
Οι ενεργειακές επενδύσεις του ομίλου Viohalco
«Το κράτος θα στηρίξει επενδύσεις για αποθήκευση ενέργειας αλλά και για την κατασκευή στην
Ελλάδα βάσεων για θαλάσσια αιολικά πάρκα», δήλωσε πρόσφατα ο υπουργός Ανάπτυξης
Κώστας Σκρέκας. Και για τις δύο δραστηριότητες ο όμιλος της Viohalco έχει εκδηλώσει
ενδιαφέρον, με την προϋπόθεση να χρηματοδοτηθούν οι επενδύσεις από κοινοτικά και κρατικά
κονδύλια. Η μητρική Viohalco βρίσκεται σε συζητήσεις με τη γερμανική CMBlu Energy AG για
τη δημιουργία από κοινού νέας μονάδας που θα  παράγει μπαταρίες αποθήκευσης ενέργειας
στη Δυτική Μακεδονία. Η επένδυση, αν οριστικοποιηθεί, θα είναι της τάξης των 50 εκατ. ευρώ.
-- Μεγαλύτερο όμως project είναι η επένδυση που σχεδιάζεται να γίνει στις εγκαταστάσεις της
Sovel του ομίλου Viohalco στον Βόλο από την άλλη θυγατρική του ομίλου, τη Cenergy.
Πρόκειται για επένδυση κατασκευής πυλώνων και πλωτών βάσεων για θαλάσσια αιολικά
πάρκα. Η επένδυση ύψους 70-100 εκατ. ευρώ θα προχωρήσει -όπως έχουν αναφέρει στελέχη
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του ομίλου- μόνο αν ενταχθεί στις εμβληματικές επενδύσεις και χρηματοδοτηθεί από
αναπτυξιακά κονδύλια.  Η επένδυση θα  συνδυάσει την τεχνογνωσία και των δύο τομέων της
θυγατρικής Cenergy, αφού μέσα στους πυλώνες που θα φτιάχνουν τα Σωληνουργεία Κορίνθου
θα τοποθετούνται καλώδια από το εργοστάσιο των Ελληνικών Καλωδίων.
Φήμες για retail bond από Autohellas
Φήμες για έκδοση retail bond από την Autohellas κυκλοφορούν στην αγορά. Η στήλη δεν έχει
επιβεβαιώσει την πληροφορία, αλλά εταιρείες σαν την Autohellas με ισχυρή ανάπτυξη και υγιή
ισολογισμό προφανώς θα μπορούσαν να προσφέρουν στο επενδυτικό κοινό μια επιπλέον
ασφαλή επιλογή για τα διαθέσιμά του. Η Autοhellas έχει ενισχύσει τις εργασίες της με την
εξαγορά εταιρείας ενοικίασης οχημάτων στην Πορτογαλία και την εξαγορά από κοινού με
εταιρεία από το Ισραήλ της αντιπροσωπείας της Stellantis στην Ελλάδα (Abarth, Alfa Romeo
Fiat, Fiat Professional και Jeep). Παράλληλα, έχει εκπονήσει επενδυτικό πλάνο 300 εκατ. ευρώ
για την επόμενη πενταετία για αγορά αυτοκινήτων μηδενικών και χαμηλών ρύπων αλλά και την
δημιουργία των αναγκαίων υποδομών υποστήριξης και φόρτισης στο δίκτυό της. Για το σκοπό
αυτό  προχώρησε σε σύναψη δυο συμβάσεων συγχρηματοδότησης από δύο εμπορικές
τράπεζες και με τη συμμετοχή του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας (RRF).
Αστυνομία, Κράτος σε πλήρη αφασία
Αδιανόητες οι σκηνές από το άγριο έγκλημα στο Γκάζι με τους εν ψυχρώ πυροβολισμούς τριών
ατόμων, εκ των οποίων τα δύο στο κεφάλι. Όπως διαβάζουμε στο αστυνομικό ρεπορτάζ «τα
στελέχη του Τμήματος Εκβιαστών έχουν αναγνωρίσει στα τέσσερα βίντεο από κάμερες
ασφαλείας τα άτομα τα οποία εμπλέκονται με κυκλώματα της νύχτας που δρουν στην ευρύτερη
περιοχή». Τους ήξεραν δηλαδή αλλά τους αφήνουν να κυκλοφορούν για λόγους που δεν είναι
εύκολο να κατανοηθούν με βάση όχι την κοινή, αλλά ούτε καν τη μέση λογική. Και ίσως είναι
πιο αδιανόητες και από το ίδιο το έγκλημα οι δηλώσεις των αστυνομικών και η εν γένει στάση
της Ελληνικής Αστυνομίας, που αποκαλύπτει μια κατάσταση πλήρους αφασίας: να
παραδέχονται ότι γνωρίζουν τους εγκληματίες καθώς εμπλέκονται με κυκλώματα της νύχτας
που δρουν στην περιοχή. Δεν υπάρχει ούτε ένας που να νιώθει μια κάποια ντροπή για αυτόν
τον ξεπεσμό; Στην Αστυνομία; Στην κυβέρνηση; Στη Δικαιοσύνη;  Είναι δυνατό να αλωνίζουν,
και μάλιστα προκλητικά, στο κέντρο της πόλης εγκληματίες και να πυροβολούν πολίτες έτσι για
πλάκα;     
-- Ωστόσο η κατάσταση αφασίας στην οποία βρίσκεται αυτό που αποκαλούμε Διοίκηση και
Κράτος στην Ελλάδα αποτυπώνεται ακόμα πιο καθαρά στο περιστατικό που συνέβη στην
Κρήτη χωρίς σοβαρούς τραυματισμούς ευτυχώς. Πέντε νεαροί πιάστηκαν στα χέρια και ο ένας
τράβηξε πιστόλι και πυροβόλησε στον αέρα. Όπως ενημερωθήκαμε, πάλι από το αστυνομικό
ρεπορτάζ, δεν έγιναν συλλήψεις διότι αν δεν υποβληθεί μήνυση για σωματική βλάβη ή αν δεν
υποδειχθεί το άτομο που πυροβόλησε από τους άλλους εμπλεκόμενους στη φασαρία, δεν
μπορεί να γίνει κάτι και οι νεαροί θα αφεθούν ελεύθεροι! Ο πιστολάς λοιπόν και τα αγόρια που
λύνουν τις διαφορές τους με μπουνιές θα αφεθούν ελεύθεροι χωρίς καμία επίπτωση μέχρι που
κάποια ημέρα οι γροθιές θα οδηγήσουν κάποιον κακομοίρη στην εντατική ή η σφαίρα θα βρει
στόχο και θα κλαίμε για την «κακιά ώρα».  
Αποποίηση Ευθύνης: Το περιεχόμενο και οι πληροφορίες της στήλης παρέχονται αποκλειστικά
και μόνο για ενημερωτικούς σκοπούς και σε καμία περίπτωση δεν μπορούν να εκληφθούν ως
συμβουλή, πρόταση, προσφορά για αγορά ή πώληση κινητών αξιών, ούτε ως προτροπή για
την πραγματοποίηση οποιασδήποτε μορφής επένδυσης. Δεν υφίσταται ουδεμία ευθύνη της
ιστοσελίδας για τυχόν επενδυτικές και λοιπές αποφάσεις που θα ληφθούν με βάση τις
πληροφορίες αυτές.
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Ο Πόλσον αγοράζει Πειραιώς – Ελλάδα, η Viohalco επενδύει και κρατική αφασία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Τζ. Πόλσον στάζει μέλι για Τρ. Πειραιώς, κυβέρνηση και ελληνική οικονομία, οι ενεργειακές
επενδύσεις του ομίλου Viohalco, οι φήμες για retail bond από Autohellas και τα νέα
εγκληματικά περιστατικά που εκθέτουν Αστυνομία και Κράτος.
Ως ένα από τα πλέον χαρακτηριστικά παραδείγματα του come back της Ελλάδας περιέγραψε
την Τράπεζα Πειραιώς ο Τζον Πόλσον, μιλώντας στη Νέα Υόρκη στο Συνέδριο της Capital Link.
Ο γνωστός Αμερικανός επενδυτής υπογράμμισε τον εντυπωσιακό μετασχηματισμό της
ελληνικής οικονομίας υπό την ηγεσία του Κυριάκου Μητσοτάκη, καταθέτοντας την εμπειρία του
από την επένδυση που έχει πραγματοποιήσει στην Τράπεζα Πειραιώς. Όπως σημείωσε, έχει
επενδύσει εδώ και πολύ καιρό στην Τράπεζα Πειραιώς, επένδυση που σημείωσε πολλά
σκαμπανεβάσματα. Όμως, μετά την αλλαγή κυβέρνησης το 2019 και την αλλαγή στην
οικονομική πολιτική «συμφωνήσαμε με το ΤΧΣ να ηγηθούμε της ανακεφαλαιοποίησης της
Τράπεζας Πειραιώς το 2021 και να καταστούμε ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος με πσσοστό
18%. Μαζί συγκεντρώσαμε περίπου 1 δισ. ευρώ και έκτοτε σημειώθηκε ένα εντυπωσιακό
turnaround στο τραπεζικό σύστημα της χώρας. Τα μη εξυπηρετούμενα δάνεια μειώθηκαν
δραματικά, τα κεφάλαια ενισχύθηκαν, τα κέρδη εκτοξεύτηκαν και η απόδοση ιδίων κεφαλαίων
αυξάνει. Έτσι, η μετοχή της Τράπεζας Πειραιώς σημείωσε άνοδο +120% την φετινή χρονιά και
περίπου 200% από την τιμή της ανακεφαλαιοποίησης του 2021», τόνισε.
-- Ο κ. Πόλσον εμφανίστηκε ιδιαίτερα αισιόδοξος για την Ελλάδα και τις προοπτικές της
οικονομίας. Υπογράμμισε την άνοδο του Χρηματιστηρίου Αθηνών (+38%), του real estate
(+14,5%) και τη μείωση της ανεργίας σημειώνοντας ότι κατά την εκτίμησή του οι τάσεις αυτές
θα συνεχιστούν για τα επόμενα τέσσερα χρόνια και αν η Ελλάδα παραμείνει σε μια
φιλοεπενδυτική πορεία τότε η ανάπτυξη μπορεί να συνεχιστεί για δεκαετίες. Επιπλέον,
σημείωσε, η ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας θα ευνοήσει και το Χρηματιστήριο, καθώς
πολλοί μακροπρόθεσμοι επενδυτές θα τοποθετηθούν σε ελληνικές μετοχές το 2024.
-- «Πιστεύω ότι βρισκόμαστε μόλις στην αρχή ενός μακρόχρονου ενάρετου επενδυτικού κύκλου
από τη δική μου οπτική γωνία. Νομίζω ότι θα ήταν πολύ νωρίς να βγούμε από την ελληνική
αγορά. Πιστεύω ότι υπάρχει πολύ περισσότερο περιθώριο για να “τρέξουμε”. Και στην ουσία,
αν δεν είσαι πωλητής, είσαι αγοραστής», τόνισε ο κ. Πόλσον. Παράλληλα, υπογράμμισε τις
μεγάλες προοπτικές της μετοχής της Τράπεζας Πειραιώς, παρά τη μεγάλη άνοδο που έχει
σημειώσει. Όπως επισήμανε ο Αμερικανός μεγαλοεπενδυτής, παρά την μεγάλη άνοδο της
μετοχής διαπραγματεύεται μόλις 4,4 φορές τα κέρδη και στο 50% της λογιστικής της αξίας,
αποτίμηση που αντιστοιχεί στο μισό της αποτίμησης που απολαμβάνει μια μέση τράπεζα στις
ΗΠΑ.
Οι ενεργειακές επενδύσεις του ομίλου Viohalco
«Το κράτος θα στηρίξει επενδύσεις για αποθήκευση ενέργειας αλλά και για την κατασκευή στην
Ελλάδα βάσεων για θαλάσσια αιολικά πάρκα», δήλωσε πρόσφατα ο υπουργός Ανάπτυξης
Κώστας Σκρέκας. Και για τις δύο δραστηριότητες ο όμιλος της Viohalco έχει εκδηλώσει
ενδιαφέρον, με την προϋπόθεση να χρηματοδοτηθούν οι επενδύσεις από κοινοτικά και κρατικά
κονδύλια. Η μητρική Viohalco βρίσκεται σε συζητήσεις με τη γερμανική CMBlu Energy AG για
τη δημιουργία από κοινού νέας μονάδας που θα  παράγει μπαταρίες αποθήκευσης ενέργειας
στη Δυτική Μακεδονία. Η επένδυση, αν οριστικοποιηθεί, θα είναι της τάξης των 50 εκατ. ευρώ.
-- Μεγαλύτερο όμως project είναι η επένδυση που σχεδιάζεται να γίνει στις εγκαταστάσεις της
Sovel του ομίλου Viohalco στον Βόλο από την άλλη θυγατρική του ομίλου, τη Cenergy.
Πρόκειται για επένδυση κατασκευής πυλώνων και πλωτών βάσεων για θαλάσσια αιολικά
πάρκα. Η επένδυση ύψους 70-100 εκατ. ευρώ θα προχωρήσει -όπως έχουν αναφέρει στελέχη
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του ομίλου- μόνο αν ενταχθεί στις εμβληματικές επενδύσεις και χρηματοδοτηθεί από
αναπτυξιακά κονδύλια.  Η επένδυση θα  συνδυάσει την τεχνογνωσία και των δύο τομέων της
θυγατρικής Cenergy, αφού μέσα στους πυλώνες που θα φτιάχνουν τα Σωληνουργεία Κορίνθου
θα τοποθετούνται καλώδια από το εργοστάσιο των Ελληνικών Καλωδίων.
Φήμες για retail bond από Autohellas
Φήμες για έκδοση retail bond από την Autohellas κυκλοφορούν στην αγορά. Η στήλη δεν έχει
επιβεβαιώσει την πληροφορία, αλλά εταιρείες σαν την Autohellas με ισχυρή ανάπτυξη και υγιή
ισολογισμό προφανώς θα μπορούσαν να προσφέρουν στο επενδυτικό κοινό μια επιπλέον
ασφαλή επιλογή για τα διαθέσιμά του. Η Autοhellas έχει ενισχύσει τις εργασίες της με την
εξαγορά εταιρείας ενοικίασης οχημάτων στην Πορτογαλία και την εξαγορά από κοινού με
εταιρεία από το Ισραήλ της αντιπροσωπείας της Stellantis στην Ελλάδα (Abarth, Alfa Romeo
Fiat, Fiat Professional και Jeep). Παράλληλα, έχει εκπονήσει επενδυτικό πλάνο 300 εκατ. ευρώ
για την επόμενη πενταετία για αγορά αυτοκινήτων μηδενικών και χαμηλών ρύπων αλλά και την
δημιουργία των αναγκαίων υποδομών υποστήριξης και φόρτισης στο δίκτυό της. Για το σκοπό
αυτό  προχώρησε σε σύναψη δυο συμβάσεων συγχρηματοδότησης από δύο εμπορικές
τράπεζες και με τη συμμετοχή του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας (RRF).
Αστυνομία, Κράτος σε πλήρη αφασία
Αδιανόητες οι σκηνές από το άγριο έγκλημα στο Γκάζι με τους εν ψυχρώ πυροβολισμούς τριών
ατόμων, εκ των οποίων τα δύο στο κεφάλι. Όπως διαβάζουμε στο αστυνομικό ρεπορτάζ «τα
στελέχη του Τμήματος Εκβιαστών έχουν αναγνωρίσει στα τέσσερα βίντεο από κάμερες
ασφαλείας τα άτομα τα οποία εμπλέκονται με κυκλώματα της νύχτας που δρουν στην ευρύτερη
περιοχή». Τους ήξεραν δηλαδή αλλά τους αφήνουν να κυκλοφορούν για λόγους που δεν είναι
εύκολο να κατανοηθούν με βάση όχι την κοινή, αλλά ούτε καν τη μέση λογική. Και ίσως είναι
πιο αδιανόητες και από το ίδιο το έγκλημα οι δηλώσεις των αστυνομικών και η εν γένει στάση
της Ελληνικής Αστυνομίας, που αποκαλύπτει μια κατάσταση πλήρους αφασίας: να
παραδέχονται ότι γνωρίζουν τους εγκληματίες καθώς εμπλέκονται με κυκλώματα της νύχτας
που δρουν στην περιοχή. Δεν υπάρχει ούτε ένας που να νιώθει μια κάποια ντροπή για αυτόν
τον ξεπεσμό; Στην Αστυνομία; Στην κυβέρνηση; Στη Δικαιοσύνη;  Είναι δυνατό να αλωνίζουν,
και μάλιστα προκλητικά, στο κέντρο της πόλης εγκληματίες και να πυροβολούν πολίτες έτσι για
πλάκα;     
-- Ωστόσο η κατάσταση αφασίας στην οποία βρίσκεται αυτό που αποκαλούμε Διοίκηση και
Κράτος στην Ελλάδα αποτυπώνεται ακόμα πιο καθαρά στο περιστατικό που συνέβη στην
Κρήτη χωρίς σοβαρούς τραυματισμούς ευτυχώς. Πέντε νεαροί πιάστηκαν στα χέρια και ο ένας
τράβηξε πιστόλι και πυροβόλησε στον αέρα. Όπως ενημερωθήκαμε, πάλι από το αστυνομικό
ρεπορτάζ, δεν έγιναν συλλήψεις διότι αν δεν υποβληθεί μήνυση για σωματική βλάβη ή αν δεν
υποδειχθεί το άτομο που πυροβόλησε από τους άλλους εμπλεκόμενους στη φασαρία, δεν
μπορεί να γίνει κάτι και οι νεαροί θα αφεθούν ελεύθεροι! Ο πιστολάς λοιπόν και τα αγόρια που
λύνουν τις διαφορές τους με μπουνιές θα αφεθούν ελεύθεροι χωρίς καμία επίπτωση μέχρι που
κάποια ημέρα οι γροθιές θα οδηγήσουν κάποιον κακομοίρη στην εντατική ή η σφαίρα θα βρει
στόχο και θα κλαίμε για την «κακιά ώρα».  
Αποποίηση Ευθύνης: Το περιεχόμενο και οι πληροφορίες της στήλης παρέχονται αποκλειστικά
και μόνο για ενημερωτικούς σκοπούς και σε καμία περίπτωση δεν μπορούν να εκληφθούν ως
συμβουλή, πρόταση, προσφορά για αγορά ή πώληση κινητών αξιών, ούτε ως προτροπή για
την πραγματοποίηση οποιασδήποτε μορφής επένδυσης. Δεν υφίσταται ουδεμία ευθύνη της
ιστοσελίδας για τυχόν επενδυτικές και λοιπές αποφάσεις που θα ληφθούν με βάση τις
πληροφορίες αυτές.
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Εύσημα από τον μεγαλοεπενδυτή Τζων Πόλσον για την Ελλάδα – Ιδιαίτερα ελκυστικά
παραμένουν τα ελληνικά assets
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόβλεψη ότι οι ευνοϊκές τάσεις για τις επενδύσεις στην Ελλάδα θα συνεχίσουν για
τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη, κάνει ο
μεγαλοεπενδυτής Τζων Πόλσον. Μιλώντας τις προηγούμενες ημέρες στο συνέδριο της Capital
Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη, ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς
απένειμε εύσημα στην πρόοδο της Ελλάδας, λέγοντας ότι υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού
Μητσοτάκη, ο μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός.
Ο Πόλσον αναφέρθηκε επίσης στις τράπεζες και στην αξιοσημείωτη ανάκαμψη του κλάδου.
«Τα NPEs μειώνονται δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα ύψη, τα κεφαλαιακά αποθέματα
ασφαλείας επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυξάνεται. Ως αντανάκλαση
αυτής της εντυπωσιακής επίδοσης, η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120%
μόνο φέτος», είπε.
Ο Αμερικανός επενδυτής τόνισε ότι τα οφέλη από την οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας
υπερβαίνουν κατά πολύ τον τραπεζικό τομέα και έχουν ευρεία βάση. Η ελληνική αγορά
ακινήτων σημειώνει μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον κόσμο.
Οι τιμές των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5% το πρώτο εξάμηνο του 2023 σε σύγκριση με
πτώση 1,7% στη ζώνη του ευρώ. Το ποσοστό ανεργίας έχει μειωθεί δραματικά, από 19% το
2018 σε 10% σήμερα. Είναι σημαντικό για τη χώρα που η Ελλάδα επέστρεψε στο καθεστώς
Investment Grade. Τα επιτεύγματα ήταν πολλά, μεγάλα και τολμηρά.
«Αυτές οι ευνοϊκές τάσεις θα συνεχίσουν για τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη
δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη. Είναι σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να
ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ των επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε
αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες. Από αυτή την άποψη,
βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου.
Ωστόσο, οι αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν να είναι ιδιαίτερα
ελκυστικές», είπε ο Τζων Πόλσον, φέρνοντας ως παράδειγμα τη μετοχή της Τράπεζας
Πειραιώς, η οποία εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις 5πλάσια τα κέρδη και στο
50% της λογιστικής αξίας.
Εκτίμησε επίσης ότι η αγορά ακινήτων έχει άφθονο χώρο να «τρέξει». Παρά τις ήδη
εντυπωσιακές επιδόσεις, όπως είπε, οι τιμές των ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν περίπου
10% κάτω από το υψηλότερο επίπεδο του προηγούμενου 2008. Υπάρχουν πολλές άλλες
ελκυστικές επενδυτικές ευκαιρίες.
Με την εισροή σημαντικής χρηματοδότησης από την ΕΕ (EU Next Generation) και σημαντικά
ποσά ιδιωτικών επενδυτικών κεφαλαίων, η οικονομική ανάπτυξη αναμένεται να επιταχυνθεί, η
ανεργία θα συνεχίσει να μειώνεται και οι μισθοί θα συνεχίσουν να αυξάνονται, ανεβάζοντας το
βιοτικό επίπεδο όλων των Ελλήνων.
«Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό. Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, η Ελλάδα ανεβαίνει
από το από το προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν, και εξελίσσεται σε έναν νέο Ευρωπαϊκό
οικονομικό ηγέτη».
To άρθρο Εύσημα από τον μεγαλοεπενδυτή Τζων Πόλσον για την Ελλάδα – Ιδιαίτερα
ελκυστικά παραμένουν τα ελληνικά assets δημοσιεύτηκε στο NewsIT .
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Εύσημα από τον μεγαλοεπενδυτή Τζων Πόλσον για την Ελλάδα – Ιδιαίτερα ελκυστικά
παραμένουν τα ελληνικά assets
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόβλεψη ότι οι ευνοϊκές τάσεις για τις επενδύσεις στην Ελλάδα θα συνεχίσουν για
τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη, κάνει ο
μεγαλοεπενδυτής Τζων Πόλσον. Μιλώντας τις προηγούμενες ημέρες στο συνέδριο της Capital
Link Invest in Greece, στη Νέα Υόρκη, ο μεγαλύτερος ιδιώτης μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς
απένειμε εύσημα στην πρόοδο της Ελλάδας, λέγοντας ότι υπό την ηγεσία του πρωθυπουργού
Μητσοτάκη, ο μετασχηματισμός της ελληνικής οικονομίας υπήρξε εξαιρετικός.
Ο Πόλσον αναφέρθηκε επίσης στις τράπεζες και στην αξιοσημείωτη ανάκαμψη του κλάδου.
«Τα NPEs μειώνονται δραματικά, τα κέρδη αυξάνονται στα ύψη, τα κεφαλαιακά αποθέματα
ασφαλείας επεκτείνονται και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυξάνεται. Ως αντανάκλαση
αυτής της εντυπωσιακής επίδοσης, η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε άνοδο 120%
μόνο φέτος», είπε.
Ο Αμερικανός επενδυτής τόνισε ότι τα οφέλη από την οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας
υπερβαίνουν κατά πολύ τον τραπεζικό τομέα και έχουν ευρεία βάση. Η ελληνική αγορά
ακινήτων σημειώνει μια από τις καλύτερες επιδόσεις στον κόσμο.
Οι τιμές των κατοικιών αυξήθηκαν κατά 14,5% το πρώτο εξάμηνο του 2023 σε σύγκριση με
πτώση 1,7% στη ζώνη του ευρώ. Το ποσοστό ανεργίας έχει μειωθεί δραματικά, από 19% το
2018 σε 10% σήμερα. Είναι σημαντικό για τη χώρα που η Ελλάδα επέστρεψε στο καθεστώς
Investment Grade. Τα επιτεύγματα ήταν πολλά, μεγάλα και τολμηρά.
«Αυτές οι ευνοϊκές τάσεις θα συνεχίσουν για τουλάχιστον την επόμενη τετραετία κατά τη
δεύτερη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη. Είναι σημαντικό ότι εάν οι Έλληνες συνεχίσουν να
ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ των επενδύσεων στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε
αυτή η ευημερία για την Ελλάδα μπορεί να επεκταθεί για δεκαετίες. Από αυτή την άποψη,
βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου επενδυτικού κύκλου.
Ωστόσο, οι αξίες των περιουσιακών στοιχείων στην Ελλάδα εξακολουθούν να είναι ιδιαίτερα
ελκυστικές», είπε ο Τζων Πόλσον, φέρνοντας ως παράδειγμα τη μετοχή της Τράπεζας
Πειραιώς, η οποία εξακολουθεί να διαπραγματεύεται με τιμή μόλις 5πλάσια τα κέρδη και στο
50% της λογιστικής αξίας.
Εκτίμησε επίσης ότι η αγορά ακινήτων έχει άφθονο χώρο να «τρέξει». Παρά τις ήδη
εντυπωσιακές επιδόσεις, όπως είπε, οι τιμές των ακινήτων στην Ελλάδα παραμένουν περίπου
10% κάτω από το υψηλότερο επίπεδο του προηγούμενου 2008. Υπάρχουν πολλές άλλες
ελκυστικές επενδυτικές ευκαιρίες.
Με την εισροή σημαντικής χρηματοδότησης από την ΕΕ (EU Next Generation) και σημαντικά
ποσά ιδιωτικών επενδυτικών κεφαλαίων, η οικονομική ανάπτυξη αναμένεται να επιταχυνθεί, η
ανεργία θα συνεχίσει να μειώνεται και οι μισθοί θα συνεχίσουν να αυξάνονται, ανεβάζοντας το
βιοτικό επίπεδο όλων των Ελλήνων.
«Το μέλλον για την Ελλάδα είναι λαμπρό. Όπως ο παροιμιώδης Φοίνικας, η Ελλάδα ανεβαίνει
από το από το προηγούμενο στάδιο που βρισκόταν, και εξελίσσεται σε έναν νέο Ευρωπαϊκό
οικονομικό ηγέτη».
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Λάμψα Α.Ε: Ανοδικά αποτελέσματα για τη φετινή χρήση
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Του Γιάννη Χαλκιαδάκη. Η  άνθιση του τουρισμού στην Αθήνα, βρέθηκε στο επίκεντρο της
καθιερωμένης Χριστουγεννιάτικης εκδήλωσης των  ξενοδοχείων Μεγάλη Βρετανία, King
George και Athens Capital, με την παρουσία του General Manager  των Ξενοδοχείων Hom
Parviz και του διευθύνοντος συμβούλου της Λάμψα Α.Ε Τάσου Χωμενίδη.
Όσον αφορά τα οικονομικά αποτελέσματα, άνοδο  πρόκειται να εμφανίσει κατά την τρέχουσα
οικονομική χρήση η εταιρία Λάμψα,   ενδεικτικό της άνθισης του τουρισμού στην Αθήνα, καθώς
ο κύκλος εργασιών θα κυμανθεί στα 114,5 εκατ. ευρώ, έναντι των 109 εκατ. ευρώ που ήταν
πέρυσι, με την  κερδοφορία (EBITDA) να φτάνει τα 35 εκατ. ευρώ σε σχέση με τα 32 εκατ.
ευρώ που ήταν  το 2022.
Αναφορικά με την κερδοφορία,  πρόκειται να κινηθεί  σε  σχετικά χαμηλά επίπεδα, απόρροια
της αύξησης του πληθωρισμού,  αλλά και του εργασιακού κόστους που έχει αυξηθεί, λόγω των
αυξήσεων που δίνονται στους εργαζομένους των εταιριών που ανέρχονται περίπου στους
1400.
Μάλιστα, το εμβληματικό ξενοδοχείο της Μεγάλης Βρετανίας που συμπληρώνει 150 χρόνια
παρουσίας και έχει συνδεθεί με την σύγχρονη ιστορία της Ελλάδας, θα εμφανίσει το 2023
κύκλο εργασιών στα 63 63 εκατ. ευρώ, αυξημένα κατά 10 εκατ. ευρώ  σε σχέση με πέρυσι.
Παράλληλα,  το Κing George θα φτάνει  τα 15 εκατ. ευρώ από 13 εκατ. ευρώ και το Athens
Capital, από 13 εκατ. ευρώ που είχε πετύχει πέρυσι, φέτος θα  κινηθεί στα 17 εκατ. ευρώ, ενώ
σημαντική ήταν και  η άνοδος του τζίρου και στο ξενοδοχείο Mercure Excelsior στο Βελιγράδι.
Όσον αφορά  τις επενδύσεις, τον Μάρτιο θα ανοίξει τις πύλες του το νέο δημιούργημα της
Λάμψα, που αφορά 19 σουίτες, οι οποίες θα προστεθούν στο ξενοδοχείο Athens Capital.
Πρόκειται για μια μονάδα που  βρίσκεται στην οδό Ζαλοκώστα, κτίριο που απέκτησε η Λάμψα
από τον ΕΦΚΑ.
Εξ άλλου,  τα επόμενα δυο χρόνια θα είναι έτοιμη και η μεγάλη επένδυση της Λάμψα στον
Παρνασσό, καθώς το χειμερινό θέρετρο πολυτελείας στον Παρνασσό, ανήκει πλέον στον όμιλο
Λασκαρίδη. Πρόκειται για  ένα έργο προϋπολογισμού  20 εκατ. ευρώ και φιλοδοξία του είναι να
αποτελέσει το καλύτερο χειμερινό θέρετρο της χώρας. Θα διαθέτει 45 σπίτια και ένα κεντρικό
κτήριο, ενώ θα δημιουργηθεί και ένα κέντρο spa.
Τέλος σημειώνεται πως  η Λάμψα, διεύρυνε το προηγούμενο διάστημα  το ποσοστό της στην
εταιρεία Regency, καθώς απέκτησε ποσοστό 33,9% έναντι 9 εκατ. ευρώ, που κατείχαν οι
πιστώτριες τράπεζές της και την αποπληρωμή του δανείου ύψους περίπου 24 εκατ. ευρώ.  Η
δε  Regency αναμένει σύντομα την έγκριση της περιβαλλοντικής μελέτης για την ανέγερση του
νέου καζίνο στο Μαρούσι και λίγους μήνες μετά υπολογίζεται ότι θα λάβει την άδεια για να
ξεκινήσει η κατασκευή του.
 
Σχετικά θέματα:
Γιατί αναβλήθηκε, η συνέλευση της Λάμψα και πως έγινε…πυρόπληκτη επιχείρηση, το καζίνο
Λουτρακίου
«20ο Ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum»
Λάμψα: Αναμένονται πολύ υψηλές πληρό-τητες και το Σεπτέμβριο
Athens Mezze, το μυστικό επιτυχίας του Αντώνη Σταύρου, Καστελόριζο
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Μάχη τραπεζών στα spread των επιχειρηματικών δανείων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στην τιμολόγηση των μεγάλων επιχειρηματικών δανείων εστιάζουν οι τράπεζες με τον μεταξύ
τους ανταγωνισμό να εντείνεται και τα spread να έχουν υποχωρήσει πλέον στο επίπεδο του
1,50%.
Το 2024 –όπως συνέβη και φέτος-, η πιστωτική επέκταση θα στηριχθεί στο corporate banking
και οι τραπεζίτες προσφέρουν ευνοϊκή τιμολόγηση στους μεγάλους επιχειρηματίες πελάτες
τους.
Με αποτέλεσμα τα επιτόκια στα δάνεια που χρηματοδούνται και με πόρους του Ταμείου
Ανάκαμψης να διαμορφώνονται χαμηλά καθώς εξασφαλίζουν φθηνή χρηματοδότηση από το
δανειακό σκέλος του Ταμείου, με το επιτόκιο στο 1%.
Για τα δάνεια εκτός του ΤΑΑ τα επιτόκια βρίσκονται στα επίπεδα του 5,2%, καθώς το euribor
τριμήνου που αποτελεί και το επιτόκιο αναφοράς διαμορφώνεται στο 3,92%.
Όπως εκτιμούν οι τραπεζίτες το μεγαλύτερο μέρος της πιστωτικής επέκτασης θα προέλθει από
τα επενδυτικά σχέδια του Ταμείου Ανάκαμψης.
Μάλιστα η τιμολόγηση από το δανειακό σκέλος του Ταμείου για τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις
διαμορφώνεται στο 0,35%, ωστόσο τα spread εδώ είναι υψηλότερα.
Οι τραπεζίτες είναι αισιόδοξοι για την δυναμική της πιστωτικής επέκτασης στο κομμάτι των
επιχειρηματικών δανείων.
Μάλιστα όπως ανέφερε στο πρόσφατο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη ο Βασίλης
Καραμούζης, επικεφαλής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας:
Μέχρι το 2030 δρομολογούνται περί τα 190 έργα υποδομών σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και
λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα
εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data centers, στον κλάδο των
τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα
τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο ελληνικός τουρισμός να διατηρήσει τη δυναμική του,
ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία προάγουν την
ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό
κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για αποθήκευση και
μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού και υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Να σημειωθεί ότι στο πλαίσιο του Ταμείου Ανάκαμψης μέχρι το τέλος 9μηνου 2023 είχαν
υποβληθεί 513 επενδυτικά σχέδια -με τα 305 να προέρχονται από μικρομεσαίες επιχειρήσεις-,
συνολικού προϋπολογισμού 18,14 δισ. ευρώ, εκ των οποίων τα 4,88 δισ. ευρώ θα
κατευθυνθούν σε μικρομεσαίες επιχειρήσεις.
Επίσης από τα 18,14 δισ. ευρώ, τα 7,51 δισ. ευρώ είναι δάνεια του Ταμείου Ανάκαμψης, τα
6,32 δισ. ευρώ είναι η χρηματοδότηση των project μέσω τραπεζικού δανεισμού και τα 4,31 δισ.
ευρώ είναι ίδια συμμετοχή των επενδυτών.
Το βασικό κίνητρο των δανείων του Ταμείου Ανάκαμψης είναι το χαμηλό κόστος
χρηματοδότησης καθώς έχουν σταθερό επιτόκιο που διαμορφώνεται στο 0,35% για τις πολύ
μικρές και μικρές επιχειρήσεις και στο 1% για τις μεσαίες και μεγάλες.
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ΑΑΔΕ: Έρχεται εφαρμογή για ενημέρωση, πληρωμές και προσωποποιημένα μηνύματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης
αναφέρθηκε ο διοικητής της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιστσιλής και εξήγγειλε εφαρμογή, μέσω της
οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται και θα πληρώνουν τις οφειλές τους.
Μιλώντας στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, ο κ. Πιτσιλής τόνισε
τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και
επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Επίσης ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
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Μάχη τραπεζών στα spread των επιχειρηματικών δανείων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Έφη Καραγεώργου 17 Δεκεμβρίου 2023 10:00 Τελευταία ενημέρωση:10:14 πμ
Στην τιμολόγηση των μεγάλων επιχειρηματικών δανείων εστιάζουν οι τράπεζες με τον μεταξύ
τους ανταγωνισμό να εντείνεται και τα spread να έχουν υποχωρήσει πλέον στο επίπεδο του
1,50%.
Το 2024 –όπως συνέβη και φέτος-, η πιστωτική επέκταση θα στηριχθεί στο corporate banking
και οι τραπεζίτες προσφέρουν ευνοϊκή τιμολόγηση στους μεγάλους επιχειρηματίες πελάτες
τους.
Με αποτέλεσμα τα επιτόκια στα δάνεια που χρηματοδούνται και με πόρους του Ταμείου
Ανάκαμψης να διαμορφώνονται χαμηλά καθώς εξασφαλίζουν φθηνή χρηματοδότηση από το
δανειακό σκέλος του Ταμείου, με το επιτόκιο στο 1%.
Για τα δάνεια εκτός του ΤΑΑ τα επιτόκια βρίσκονται στα επίπεδα του 5,2%, καθώς το euribor
τριμήνου που αποτελεί και το επιτόκιο αναφοράς διαμορφώνεται στο 3,92%.
Όπως εκτιμούν οι τραπεζίτες το μεγαλύτερο μέρος της πιστωτικής επέκτασης θα προέλθει από
τα επενδυτικά σχέδια του Ταμείου Ανάκαμψης.
Μάλιστα η τιμολόγηση από το δανειακό σκέλος του Ταμείου για τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις
διαμορφώνεται στο 0,35%, ωστόσο τα spread εδώ είναι υψηλότερα.
Οι τραπεζίτες είναι αισιόδοξοι για την δυναμική της πιστωτικής επέκτασης στο κομμάτι των
επιχειρηματικών δανείων.
Μάλιστα όπως ανέφερε στο πρόσφατο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη ο Βασίλης
Καραμούζης, επικεφαλής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας:
Μέχρι το 2030 δρομολογούνται περί τα 190 έργα υποδομών σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και
λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα
εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data centers, στον κλάδο των
τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα
τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο ελληνικός τουρισμός να διατηρήσει τη δυναμική του,
ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία προάγουν την
ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό
κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για αποθήκευση και
μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού και υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Να σημειωθεί ότι στο πλαίσιο του Ταμείου Ανάκαμψης μέχρι το τέλος 9μηνου 2023 είχαν
υποβληθεί 513 επενδυτικά σχέδια -με τα 305 να προέρχονται από μικρομεσαίες επιχειρήσεις-,
συνολικού προϋπολογισμού 18,14 δισ. ευρώ, εκ των οποίων τα 4,88 δισ. ευρώ θα
κατευθυνθούν σε μικρομεσαίες επιχειρήσεις.
Επίσης από τα 18,14 δισ. ευρώ, τα 7,51 δισ. ευρώ είναι δάνεια του Ταμείου Ανάκαμψης, τα
6,32 δισ. ευρώ είναι η χρηματοδότηση των project μέσω τραπεζικού δανεισμού και τα 4,31 δισ.
ευρώ είναι ίδια συμμετοχή των επενδυτών.
Το βασικό κίνητρο των δανείων του Ταμείου Ανάκαμψης είναι το χαμηλό κόστος
χρηματοδότησης καθώς έχουν σταθερό επιτόκιο που διαμορφώνεται στο 0,35% για τις πολύ
μικρές και μικρές επιχειρήσεις και στο 1% για τις μεσαίες και μεγάλες.
Διαβάστε επίσης: 
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ΑΑΔΕ: Έρχεται εφαρμογή για ενημέρωση, πληρωμές και προσωποποιημένα μηνύματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ακολουθήστε μας στα Social
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης
αναφέρθηκε ο διοικητής της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιστσιλής και εξήγγειλε εφαρμογή, μέσω της
οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται και θα πληρώνουν τις οφειλές τους.
Μιλώντας στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, ο κ. Πιτσιλής τόνισε
τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και
επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Επίσης ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
e-mail: pressdete@gmail.com
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ΑΑΔΕ: Έρχεται εφαρμογή για ενημέρωση, πληρωμές και προσωποποιημένα μηνύματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δείτε λεπτομέρειες
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης
αναφέρθηκε ο διοικητής της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιστσιλής και εξήγγειλε εφαρμογή, μέσω της
οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται και θα πληρώνουν τις οφειλές τους.
Μιλώντας στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, ο κ. Πιτσιλής τόνισε
τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και
επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποίηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Επίσης ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
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Ελληνικές Τράπεζες: «Πράσινο φως» από τον SSM για την διανομή μερίσματος •Το
σήμα που έστειλε ο Επόπτης στους Έλληνες τραπεζίτες, οι μακρές διαπραγματεύσεις
και ο ρόλος των κεφαλαιακών δεικτών!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τι ποσοστό των κερδών σκοπεύουν να διαθέσουν στους μετόχους τους - Τι λένε οι τραπεζίτες
και ποια είναι η χρηματοοικονομική εικόνα των εγχώριων πιστωτικών ιδρυμάτων.
Γρηγόρης Σούρκης
Λεπτομέρειες απομένουν προκειμένου ο Ενιαίος Εποπτικός Μηχανισμός (SSM) να ανάψει το
«πράσινο φως» στις διοικήσεις των ελληνικών τραπεζών προκειμένου να προχωρήσουν στη
διανομή μερίσματος στους μετόχους από τα κέρδη του 2023.
Στα ανώτερα διοικητικά κλιμάκια των πιστωτικών ιδρυμάτων υπάρχει αισιοδοξία ότι ο κλάδος
πλέον βρίσκεται μία ανάσα από την πλήρη κανονικότητα, η οποία θεωρούν ότι θα επέλθει μετά
την έγκριση του επόπτη για τη διανομή μερίσματος από τα κέρδη της εφετινής χρήσης.
Μετά από μια μακρά περίοδο σκληρών διαπραγματεύσεων που έχουν διενεργήσει τα
πιστωτικά ιδρύματα σε σχέση με την εποπτική τους αξιολόγηση δηλαδή το SREP (Supervisory
Review and EvaluationProcess) ο SSM φαίνεται να έχει δώσει το πράσινο φως στις
περισσότερες τράπεζες επιτρέποντάς τους να μειώσουν κεφαλαιακούς δείκτες και
συγκεκριμένα τους δείκτες PIllar 2 Requirement και Pillar 2 Guidance.
Το στοιχείο αυτό ερμηνεύεται από τις διοικήσεις των ελληνικών τραπεζών με σχετική ασφάλεια
πως η πρόθεση του επόπτη είναι να τους επιτρέψει να διανείμουν μέρισμα, ενώ όπως έχουν
ήδη ανακοινώσει σκοπεύουν να διανείμουν η Τράπεζα Πειραιώς το 10% των κερδών, η Εθνική
Τράπεζα 20% έως 30% των κερδών, η Alpha Bank το 15% και η Eurobank το 20% της
κερδοφορίας.
Πιο συγκεκριμένα όλα τα παραπάνω σχετικά με τους δείκτες κεφαλαιακής επάρκειας θα
ανακοινωθούν μέχρι τέλος του έτους και πιο συγκεκριμένα στις 19 Δεκεμβρίου όμως οι
τράπεζες θα επιθυμούσαν στο βαθμό που αυτό θα ήταν εφικτό να έχουν τη δυνατότητα να
γνωρίζουν απολύτως από τον επόπτη αν μπορούν να διανείμουν μέρισμα και σε τι ύψος όταν
θα ανακοινώσουν τα αποτελέσματά τους για το τέλος του έτους δηλαδή στο α΄ τρίμηνο.
Τι λένε οι τραπεζίτες
Άλλωστε το θέμα της διανομής μερίσματος από τις ελληνικές τράπεζες βρίσκεται πολύ ψηλά
στην ατζέντα των διεθνών επενδυτών τουλάχιστον σύμφωνα με όσα εισπράττουν οι τραπεζίτες
στα roadshows που συμμετέχουν το τελευταίο διάστημα και κυρίως στο 25ο Capital Link στη
Νέα Υόρκη πρόσφατα.
Αναφερόμενοι στη βελτίωση του κλίματος στην εγχώρια χρηματιστηριακή αγορά, τραπεζικές
πηγές υπογραμμίζουν τη σημασία ανακατάληψης της επενδυτικής βαθμίδας από το ελληνικό
δημόσιο, που συμπαρασύρει και τις αξιολογήσεις των τραπεζών.
Με αφορμή την πώληση συμμετοχών του ΤΧΣ, οι προθέσεις περί μερίσματος εκφράστηκαν
πλέον και δημοσίως.
Σε διάφορα πηγαδάκια, ο Διευθύνων Σύμβουλος της Εθνικής Τράπεζας, Παύλος Μυλωνάς,
μίλησε για πρόταση διανομής μερίσματος σε ποσοστό 30% των κερδών του ΄23 και ο
ομόλογός του στην Τράπεζα Πειραιώς, Χρήστος Μεγάλου, είπε τη δεδομένη πρόθεση για ένα
-έστω συμβολικό- μέρισμα (αφού ακόμη το ΤΧΣ έχει το 27%).
Στη λογική της υψηλής μερισματικής απόδοσης τάσσεται η Eurobank, η πρώτη που βγήκε από
το Ταμείο, προχωρώντας πλέον σε πλήρως ιδιωτικά μονοπάτια, καθώς επίσης και η Αlpha
Bank, που όχι μόνο κήρυξε την έξοδο από τον εναγκαλισμό του Ταμείου, αλλά σφράγισε την
αποχώρηση του ΤΧΣ με μια στρατηγική συνεργασία με μεγάλο ευρωπαϊκό τραπεζικό όμιλο.
Συνολικά τα εγχώρια πιστωτικά ιδρύματα διαθέτουν εξαιρετικά μεγάλη ρευστότητα γεγονός
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που τους επιτρέπει να προχωρήσουν με σχετική ασφάλεια στη διανομή κερδών προς τους
μετόχους τους. Επίσης κρίνεται πως μπορούν να προχωρήσουν και σε άλλες ενέργειες όπως η
επαναγορά μετοχών (BuyBack) κάτι που όπως είναι φυσικό το θέλουν πολύ και οι ίδιοι οι
μέτοχοι.
Πιο χαρακτηριστική περίπτωση αποτελεί η πρόταση της Εθνικής Τράπεζας προς το ΤΧΣ, η
οποία μπορεί να υλοποιηθεί όποτε ζητηθεί.
Η χρηματοοικονομική εικόνα
Ένα επόμενο κρίσιμο ερώτημα από τους επενδυτές προς τις διοικήσεις των τραπεζών είναι η
διάρκεια της κερδοφορίας και η πηγή της.
Όπως αναφέρουν τραπεζικά στελέχη το πλάνο των τραπεζών είναι πως την προσεχή τριετία
τα επιτόκια μπορεί να υποχωρήσουν αλλά θα διατηρηθούν σε σχετικά υψηλά επίπεδα άνω του
2% την ίδια στιγμή που ο ρυθμός της πιστωτικής επέκτασης θα διατηρηθεί υψηλός καθώς οι
χορηγήσεις αναμένεται να αποτελέσουν εφαλτήριο της ανάπτυξης.
Σημαντικό ρόλο σε αυτή την κατεύθυνση θα παίξει και το RRF στηρίζοντας με την σειρά του ις
χορηγήσεις δανείων προς την πραγματική οικονομία.
Συγχρόνως τα εγχώρια πιστωτικά ιδρύματα εξακολουθούν να έχουν μεγάλα περιθώρια
ανάπτυξης των δανειακών τους χαρτοφυλακίων καθώς για παράδειγμα τα ενήμερα δάνεια στη
χώρα μας ανέρχονται μόλις το 55% του ΑΕΠ όταν το αντίστοιχο ποσοστό σε μια χώρα όπως η
Κύπρος για παράδειγμα διαμορφώνεται σε 100% τουλάχιστον.
Έτσι λοιπόν γίνονται ενέργειες με στόχο τη στήριξη των ενήμερων χαρτοφυλακίων είτε με
αγορά δανείων που έχουν γίνει ενήμερα -κάτι που θα λάβει χώρα αργότερα εφόσον ο επόπτης
το επιτρέψει- είτε με κινήσεις όπως αυτή της Εθνικής Τράπεζας σε συνεργασία με τη Fortress
που στόχο έχει μια τρίτη εταιρεία να αγοράζει κόκκινα δάνεια, να τα κουρεύει και να τα καθιστά
ενήμερα προκειμένου στο τέλος της ημέρας τα δάνεια αυτά να επιστρέψουν στην τράπεζα.
Την ίδια στιγμή πρέπει να σημειωθεί πως οι τράπεζες ετοιμάζουν και σειρά από αναπτυξιακές
ενέργειες με αιχμή την επέκταση στο εξωτερικό είτε μέσω συνεργασιών με τοπικούς φορείς είτε
μέσω ψηφιακών εφαρμογών είτε μέσω χρηματοδοτήσεων μεγάλων έργων σε άλλες χώρες.
Στον δρόμο για την επιστροφή στη διανομή μερίσματος στους μετόχους μόνο τυχαίο δεν είναι
το γεγονός ότι οι τέσσερις συστημικοί όμιλοι έχουν ήδη εγγράψει προβλέψεις για το μέρισμα
που στοχεύουν να διαθέσουν, το οποίο κατά περίπτωση θα κινηθεί μεταξύ 10% – 30% επί της
μετά από φόρους κερδοφορίας του 2023.
Όπως προκύπτει από τις παρουσιάσεις τους, οι δείκτες κεφαλαιακής επάρκειας ακόμη και μετά
τη διανομή του, διατηρούνται σε υψηλά επίπεδα, αρκετά πάνω από τα ελάχιστα όρια, ενώ με
ασφάλεια επιτυγχάνονται και οι στόχοι MREL.
Σε αυτό συμβάλλουν καθοριστικά τόσο τα εντυπωσιακά κέρδη της διετίας 2022 – 2023, που
κατά πάσα πιθανότητα θα κινηθούν στη ζώνη των 7,5 δισ. ευρώ, όσο και οι εκδόσεις
ομολόγων, οι οποίες παρά το ασταθές γεωπολιτικό περιβάλλον και την άνοδο των επιτοκίων
συνεχίζονται βάση προγραμματισμού.
Διαβάστε ακόμη:
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25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη:
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας»,
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα.
Πρόκειται για ένα φόρουμ υψηλού επιπέδου, όπου συμμετέχουν κορυφαίοι εκπρόσωποι της
ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης καθώς και της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας,
επενδυτές, Πρόεδροι και Διευθύνοντες Σύμβουλοι αλλά και υψηλόβαθμα στελέχη των 4
ελληνικών συστημικών τραπεζών, της Attica Bank, καθώς και μεγάλων διεθνών τραπεζών,
όπως Barclays, Goldman Sachs International, Morgan Stanley, BNP Paribas, Nomura, AXIA
Ventures Group Ltd.
Το οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνησης έδωσε το παρών σε ανώτατο επίπεδο με τη
συμμετοχή του Υπουργού Εθνικής Οικονομίας, Κωστή Χατζηδάκη και του Αναπληρωτή
Υπουργού, Νίκου Παπαθανάση.
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα.
Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ
της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης.
Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με την
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής.
• «Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019»,
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής.
• «Είμαι πολύ περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός
Οικονομικών, αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ
και να εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια.
• Τα αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας».
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας.
• «Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες, ωθώντας τις
τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια κακουχιών.
• Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο
για τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την
απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού.
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• Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που
τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και
της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των
Ελλήνων».
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους.
• «Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης».
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.
• «Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων.
• Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη, παρέχοντας
εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που βοηθούν τις
ΜμΕ να αναπτυχθούν.
• Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB
μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια.
• Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να
επεκταθούν, να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της
Ελλάδας»
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας:
• «Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση δυναμικών
συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την εμβέλειά της και
ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα».
 Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό.
• «Έτσι, μέσω της διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις
φιλόδοξες αναπτυξιακές πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για
τη μετάβαση της Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία.»
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ.
Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας,
συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
• «Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
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ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον.
Μέσα από τη σαφή στρατηγική και τις τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο
απαραίτητος εταίρος του νέου ελληνικού χρηματοοικονομικού τοπίου, μετά την κρίση.
Η συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB, θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη
διαμόρφωση του ευημερούντος μέλλοντος της Ελλάδας»
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γ.
Ζαββός ολοκληρώνοντας την παρέμβασή του.
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Ελκυστική η ελληνική αγορά ακινήτων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Contents
Ακολουθήστε το myvolos.net στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις.
Ακολουθήστε μας στο επίσημο κανάλι του Myvolos.net στο Youtube
Νίκος Ρουσάνογλου
16.12.2023 • 09:48
Κοινοποίηση
0
Σχόλια
Ισχυρό είναι το δέλεαρ της ελληνικής αγοράς ακινήτων αυτή την περίοδο, καθώς, όπως
ανέφεραν στελέχη της αγοράς στο πλαίσιο του 25ου ετήσιου φόρουμ Capital Link Invest in
Greece που πραγματοποιήθηκε στη Νέα Υόρκη, οι προσφερόμενες αποδόσεις είναι από τις
υψηλότερες στην Ευρώπη.
Σύμφωνα με τον επικεφαλής επενδύσεων της Dimand Νίκο Δήμτσα, «παρά την ευρύτερη
μακροοικονομική συγκυρία, η ελληνική αγορά ακινήτων είναι μεταξύ εκείνων με τις υψηλότερες
αποδόσεις στην Ευρώπη. Αυτό οφείλεται στην πλεονάζουσα ζήτηση σε σχέση με την
προσφορά, σε βαθμό μάλιστα που υπερισχύει άλλων παραγόντων, όπως η αύξηση των
επιτοκίων ή του κόστους κατασκευής». Σύμφωνα με τον ίδιο, η Ελλάδα παραμένει συγκριτικά
υποτιμημένη ως αγορά σε σχέση με τις περισσότερες ευρωπαϊκές αγορές.
Φθηνά δάνεια 270 εκατ. στο real estate
«Τόσο η ζήτηση των χρηστών για αειφόρα εμπορικά ακίνητα (γραφεία, αποθηκευτικοί χώροι,
καταστήματα), όσο και αυτή των αγοραστών για κατοικίες παρουσιάζει αύξηση, ενώ
παράλληλα αναδύονται εναλλακτικές χρήσεις όπως τα data centers κ.λπ. Επιπροσθέτως, η
τουριστική αγορά που σχετίζεται με αυτήν των ακινήτων ανθεί. Τέλος, οι πράσινες αναπτύξεις
είναι επιλέξιμες χρηματοδότησης με ελκυστικά σταθερά επιτόκια υπό το πλαίσιο του Ταμείου
Ανθεκτικότητας και Ανάκαμψης, γεγονός το οποίο δρα αντισταθμιστικά στην τάση των
επιτοκίων να παραμείνουν υψηλά επί μακρόν». Κατά τον κ. Δήμτσα, η θετική αυτή τάση στην
αγορά είναι διατηρήσιμη, καθώς επιπλέον υποστηρίζεται και από την αναμενόμενη ανάπτυξη
της ελληνικής οικονομίας.
Στο ίδιο μήκος κύματος κινήθηκε και η κ. Δίκα Αγαπητίδου, γενική διευθύντρια της JLL –
Αθηναϊκή Οικονομική, η οποία σημείωσε ότι η εικόνα στην αγορά ακινήτων στην Ελλάδα είναι
εν πολλοίς αντιδιαμετρική σε σχέση με τις διεθνείς τάσεις, προσφέροντας υψηλότερες
αποδόσεις μέσα σε περιβάλλον φιλικό προς τις επιχειρήσεις.
Στα επίπεδα του 2008 οι τιμές των κατοικιών
Η κ. Αγαπητίδου αναφέρθηκε στην περιορισμένη προσφορά στην αγορά κατοικίας, ενώ οι
τομείς που εμφανίζουν τις υψηλότερες αποδόσεις είναι τα logistics και τα ξενοδοχεία. Σύμφωνα
με την ίδια, η θετική μακροοικονομική εικόνα της χώρας, οι άμεσες ξένες επενδύσεις, οι
θεαματικές επιδόσεις του τουρισμού και τα σημαντικά έργα υποδομής που υλοποιούνται
συνεχίζουν να δίνουν ώθηση στην αγορά του real estate, μετριάζοντας τις αρνητικές συνέπειες
των αυξημένων τιμών και των επιτοκίων, των γεωπολιτικών εντάσεων, αλλά και το υψηλό
κόστος μετάβασης σε πράσινες, λιγότερο ρυπογόνες κατασκευές και πρακτικές.
Real estate Ακίνητα Εμπορικά καταστήματα Ξενοδοχεία Ταμείο Ανάκαμψης Τουρισμός
Νίκος Ρουσάνογλου
16.12.2023 • 09:48
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Νίκος Ρουσάνογλου 16.12.2023 • 09:48 Κοινοποίηση 0 Σχόλια Ισχυρό είναι το δέλεαρ της
ελληνικής αγοράς ακινήτων αυτή την περίοδο, καθώς, όπως ανέφεραν στελέχη της αγοράς στο
πλαίσιο του 25ου ετήσιου φόρουμ Capital Link Invest in Greece που πραγματοποιήθηκε στη
Νέα Υόρκη, οι προσφερόμενες αποδόσεις είναι από τις υψηλότερες στην Ευρώπη. Σύμφωνα
με τον επικεφαλής επενδύσεων της Dimand Νίκο Δήμτσα, "παρά την ευρύτερη
μακροοικονομική συγκυρία, η ελληνική αγορά ακινήτων είναι μεταξύ εκείνων με τις υψηλότερες
αποδόσεις στην Ευρώπη. Αυτό οφείλεται στην πλεονάζουσα ζήτηση σε σχέση με την
προσφορά, σε βαθμό μάλιστα που υπερισχύει άλλων παραγόντων, όπως η αύξηση των
επιτοκίων ή του κόστους κατασκευής". Σύμφωνα με τον ίδιο, η Ελλάδα παραμένει συγκριτικά
υποτιμημένη ως αγορά σε σχέση με τις περισσότερες ευρωπαϊκές αγορές.

https://www.palo.gr/financial/elkystiki-i-elliniki-agora-akinitwn/2121955/


https://www.kathimerini.gr/

 Publication date: 16/12/2023 10:22

 Similar Stats ranking (Greece): 29

 https://www.kathimerini.gr/economy/562787026/elkystiki-i-elliniki-agora-akiniton/

Ελκυστική η ελληνική αγορά ακινήτων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι αποδόσεις τους είναι από τις υψηλότερες στην Ευρώπη, ανέφεραν στελέχη του κλάδου σε
σχετικό φόρουμ στη Νέα Υόρκη
Νίκος Ρουσάνογλου
Ισχυρό είναι το δέλεαρ της ελληνικής αγοράς ακινήτων αυτή την περίοδο, καθώς, όπως
ανέφεραν στελέχη της αγοράς στο πλαίσιο του 25ου ετήσιου φόρουμ Capital Link Invest in
Greece που πραγματοποιήθηκε στη Νέα Υόρκη, οι προσφερόμενες αποδόσεις είναι από τις
υψηλότερες στην Ευρώπη.
Σύμφωνα με τον επικεφαλής επενδύσεων της Dimand Νίκο Δήμτσα, «παρά την ευρύτερη
μακροοικονομική συγκυρία, η ελληνική αγορά ακινήτων είναι μεταξύ εκείνων με τις υψηλότερες
αποδόσεις στην Ευρώπη. Αυτό οφείλεται στην πλεονάζουσα ζήτηση σε σχέση με την
προσφορά, σε βαθμό μάλιστα που υπερισχύει άλλων παραγόντων, όπως η αύξηση των
επιτοκίων ή του κόστους κατασκευής». Σύμφωνα με τον ίδιο, η Ελλάδα παραμένει συγκριτικά
υποτιμημένη ως αγορά σε σχέση με τις περισσότερες ευρωπαϊκές αγορές.
«Τόσο η ζήτηση των χρηστών για αειφόρα εμπορικά ακίνητα (γραφεία, αποθηκευτικοί χώροι,
καταστήματα), όσο και αυτή των αγοραστών για κατοικίες παρουσιάζει αύξηση, ενώ
παράλληλα αναδύονται εναλλακτικές χρήσεις όπως τα data centers κ.λπ. Επιπροσθέτως, η
τουριστική αγορά που σχετίζεται με αυτήν των ακινήτων ανθεί. Τέλος, οι πράσινες αναπτύξεις
είναι επιλέξιμες χρηματοδότησης με ελκυστικά σταθερά επιτόκια υπό το πλαίσιο του Ταμείου
Ανθεκτικότητας και Ανάκαμψης, γεγονός το οποίο δρα αντισταθμιστικά στην τάση των
επιτοκίων να παραμείνουν υψηλά επί μακρόν». Κατά τον κ. Δήμτσα, η θετική αυτή τάση στην
αγορά είναι διατηρήσιμη, καθώς επιπλέον υποστηρίζεται και από την αναμενόμενη ανάπτυξη
της ελληνικής οικονομίας.
Στο ίδιο μήκος κύματος κινήθηκε και η κ. Δίκα Αγαπητίδου, γενική διευθύντρια της JLL –
Αθηναϊκή Οικονομική, η οποία σημείωσε ότι η εικόνα στην αγορά ακινήτων στην Ελλάδα είναι
εν πολλοίς αντιδιαμετρική σε σχέση με τις διεθνείς τάσεις, προσφέροντας υψηλότερες
αποδόσεις μέσα σε περιβάλλον φιλικό προς τις επιχειρήσεις.
Η κ. Αγαπητίδου αναφέρθηκε στην περιορισμένη προσφορά στην αγορά κατοικίας, ενώ οι
τομείς που εμφανίζουν τις υψηλότερες αποδόσεις είναι τα logistics και τα ξενοδοχεία. Σύμφωνα
με την ίδια, η θετική μακροοικονομική εικόνα της χώρας, οι άμεσες ξένες επενδύσεις, οι
θεαματικές επιδόσεις του τουρισμού και τα σημαντικά έργα υποδομής που υλοποιούνται
συνεχίζουν να δίνουν ώθηση στην αγορά του real estate, μετριάζοντας τις αρνητικές συνέπειες
των αυξημένων τιμών και των επιτοκίων, των γεωπολιτικών εντάσεων, αλλά και το υψηλό
κόστος μετάβασης σε πράσινες, λιγότερο ρυπογόνες κατασκευές και πρακτικές.
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Νέα Υόρκη: Συνάντηση κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις στο 25ο
συνέδριο της Capital Link
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Capital Link διοργάνωσε με μεγάλη επιτυχία το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in
Greece. Tο φόρουμ του Capital Link αποτελεί μια διεθνή Σύνοδο Κορυφής για την Ελλάδα που
πραγματοποιείται κάθε χρόνο στη Νέα Υόρκη που διοργανώνεται σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, τον Όμιλο Χρηματιστηρίου Αθηνών και μεγάλες Παγκοσμίως
Επενδυτικές Τράπεζες. Με την κοινή παραδοχή ότι η Ελλάδα έχει διανύσει μακρύ δρόμο την
τελευταία τετραετία ολοκληρώθηκε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in Greece στη
Νέα Υόρκη. Το συνέδριο που αισίως έκλεισε ένα τέταρτο του αιώνα, αναφέρθηκε σε μια χώρα
που καμία σχέση δεν έχει πια με αυτό που ήταν λίγα χρόνια νωρίτερα καθώς είναι πλέον
"ορατή" στις ξένες αγορές και τους διεθνείς επενδυτές. Τα πάνελ του συνεδρίου ήταν
πολυάριθμα και πολυθεματικά, αλλά με κοινό παρανομαστή την ανάγκη για επιτάχυνση των
επενδύσεων στην Ελλάδα, ώστε να επιτευχθεί βιώσιμη ανάπτυξη. Η φετινή συμμετοχή
ξεπέρασε...
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Νέα Υόρκη: Συνάντηση κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις στο 25ο
συνέδριο της Capital Link
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Capital Link διοργάνωσε με μεγάλη επιτυχία το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in
Greece. Tο φόρουμ του Capital Link αποτελεί μια διεθνή Σύνοδο Κορυφής για την Ελλάδα που
πραγματοποιείται κάθε χρόνο στη Νέα Υόρκη που διοργανώνεται σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, τον Όμιλο Χρηματιστηρίου Αθηνών και μεγάλες Παγκοσμίως
Επενδυτικές Τράπεζες.
Με την κοινή παραδοχή ότι η Ελλάδα έχει διανύσει μακρύ δρόμο την τελευταία τετραετία
ολοκληρώθηκε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in Greece στη Νέα Υόρκη.
Το συνέδριο που αισίως έκλεισε ένα τέταρτο του αιώνα, αναφέρθηκε σε μια χώρα που καμία
σχέση δεν έχει πια με αυτό που ήταν λίγα χρόνια νωρίτερα καθώς είναι πλέον «ορατή» στις
ξένες αγορές και τους διεθνείς επενδυτές.
Τα πάνελ του συνεδρίου ήταν πολυάριθμα και πολυθεματικά, αλλά με κοινό παρανομαστή την
ανάγκη για επιτάχυνση των επενδύσεων στην Ελλάδα, ώστε να επιτευχθεί βιώσιμη ανάπτυξη.
Η φετινή συμμετοχή ξεπέρασε κάθε προηγούμενο, καθώς τις εργασίες του παρακολούθησαν
πάνω από 1.000 άτομα, τόσο από την Ελλάδα, όσο και από την Αμερική.
Χορηγός επικοινωνίας ήταν η Alter Ego Media.
TAGS:
Capital LinkFORUMMEGAMEGA ENHMEΡΩΣΗΜEGA ΣΑΒΒΑΤΟΚΥΡΙΑΚΟΝΕΑ ΥΟΡΚΗ
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ΕΥΔΑΠ: Χορός εξαγορών και νέες μεγάλες επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το νερό όπως φαίνεται έχει μπει για τα καλά στο αυλάκι και η ΕΥΔΑΠ προχωρά ακάθεκτη
στους στρατηγικούς σχεδιασμούς της, με τον CEO Χαράλαμπο Σαχίνη να έχει πείσει, μεταξύ
άλλων, τον Αμερικανό μεγαλοεπενδυτή Τζον Πόλσον, ο οποίος και κατέχει το 9,99% του
μετοχικού κεφαλαίου της κρατικής εταιρίας, πως όλα βαδίζουν κατά τον καλύτερο δυνατό
τρόπο. Η συνάντηση δύο των ανδρών έγινε στη Νέα Υόρκη, στο συνέδριο που διοργάνωσε η
Capital Link.
Ο διευθύνων σύμβουλος της ΕΥΔΑΠ στη συνάντηση που είχε με τους δημοσιογράφους έβαλε
ουσιαστικά τέλος στη φημολογία περί περικοπών στις αμοιβές 400 εργαζομένων, οι οποίοι
είχαν προσληφθεί το 2012 και τους είχαν αναγνωριστεί οι τριετίες από την προηγούμενη
απασχόληση που είχαν, πριν ενταχθούν στην ΕΥΔΑΠ. Το τεχνικό προσωπικό 400 ατόμων
βρίσκεται στις επάλξεις για να καλύψει όποια διαρροή εμφανιστεί στο έδαφος και ο χρόνος
αντίδρασης στα όποια προβλήματα είναι εξαιρετικά υψηλός για τους 66 δήμους που η ΕΥΔΑΠ
διαχειρίζεται στην Αττική.
Η διοίκηση έχει φροντίσει σε βάθος τριετίας να μην υπάρξουν ελλείψεις στο αναγκαίο τεχνικό
προσωπικό, αλλά μετά την ένταξη νέων περιοχών στο δίκτυο της ΕΥΔΑΠ θα χρειαστεί να
υπάρξει και η απαραίτητη ενίσχυση.
Ανοίγει τον χορό των εξαγορών
Στην διάρκεια της εκδήλωσης Τύπου της ΕΥΔΑΠ ο πρόεδρος της εταιρείας κ. Γιώργος
Στεργίου και ο διευθύνων σύμβουλος κ. Χαράλαμπος Σαχίνης ανήγγειλαν τις προθέσεις της
διοίκησης να αξιοποιήσει η εταιρία το νέο θεσμικό πλαίσιο και να επεκτείνει τις δραστηριότητές
της.
Ο κ. Σαχίνης αναφέρθηκε εκτενώς στα σχέδια της ΕΥΔΑΠ να αποκτήσει τις Δημοτικές
Επιχειρήσεις Ύδρευσης και Αποχέτευσης (ΔΕΥΑ) στις όμορες με την Αττική περιοχές, τη
Βοιωτία, τη Φθιώτιδα και την Κορινθία: «Εξυπηρετούμε 66 δήμους στην Αττική. Το να
μεγαλώσει μία εταιρία δεν είναι κακό», τόνισε προσδιορίζοντας το ενδιαφέρον της ΕΥΔΑΠ για
τις τρεις προαναφερόμενες δημοτικές εταιρίες, ενώ συμπλήρωσε πως θα πρέπει η ΕΥΔΑΠ να
ερευνήσει τα οικονομικά και τα λοιπά στοιχεία των τριών εταιρειών.
Από την πλευρά του ο κ. Στεργίου υπογράμμισε τη μεγάλη σημασία που έχει η εφαρμογή του
πλαισίου για ύπαρξη Ρυθμιστικής Αρχής στο νερό, ενώ επίσης μίλησε και για τις νέες
δραστηριότητες σε ευρύτερο γεωγραφικό επίπεδο.
Τα τιμολόγια νερού
Ο κ. Σαχίνης κατά τη διάρκεια την συζήτησης ρωτήθηκε παράλληλα και για το αν έχουν ληφθεί
αποφάσεις σχετικά με το ύψος των τιμολογίων νερού για το 2024, έχοντας προηγηθεί η
αναφορά του πως η εταιρία είναι η δεύτερη φθηνότερη στον κόσμο, σύμφωνα με το Global
Water Intelligence.
Τις όποιες αποφάσεις τις παρέπεμψε στο πρώτο εξάμηνο του νέου έτους, όταν θα έχει εκδοθεί
η σχετική απόφαση του υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας για την κοστολόγηση του
νερού αλλά και αφού προηγηθεί και συζήτηση με τη ΡΑΑΕΥ.
Επενδυτικά σχέδια
Όπως τονίστηκε από τη διοίκηση της ΕΥΔΑΠ, για την επόμενη δεκαετία η εταιρία
προγραμματίζει στρατηγικές επενδύσεις ύψους 1,85 δισ. ευρώ που αποσκοπούν στην ασφαλή
παροχή καλής ποιότητας υπηρεσιών και στην ενίσχυση της μελλοντικής περιουσιακής της
βάσης. Σημειώνεται επίσης πως όσο μεγαλώνει η λεγόμενη περιουσιακή βάση με επενδύσεις
τόσο ενισχυμένη απόδοση (WACC) θα λαμβάνουν οι μέτοχοι της εταιρίας.
Οι επενδύσεις του 1,85 δισ. ευρώ επιμερίζονται σε έργα στην Ανατολική Αττική, ύψους 900
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εκατομμυρίων ευρώ, με το 90% αυτών των έργων να χρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή
Ένωση. Επίσης 350 εκατ. ευρώ θα διατεθούν για έργα μετασχηματισμού, με ιδιαίτερη έμφαση
στο «έξυπνο» δίκτυο και μετρητές, σε ενεργειακά έργα, νέα συστήματα οικονομικών
υπηρεσιών και εφοδιαστικής αλυσίδας.
Στο πλαίσιο αυτό η διοίκηση της ΕΥΔΑΠ ανακοίνωσε συνεργασία με τον ΔΕΔΔΗΕ για την
υδρομέτρηση της κατανάλωσης με έξυπνα συστήματα μέτρησης και αξιοποιώντας την
τεχνογνωσία του Διαχειριστή. Για την αντικατάσταση του δικτύου ύδρευσης, με στόχο τη
μείωση των διαρροών, θα δαπανηθούν 400 εκατ. ευρώ και για άλλα έργα αποχέτευσης 200
εκατ. ευρώ.
Μηδενικό ανθρακικό αποτύπωμα
Μεγάλη έμφαση δόθηκε από τον κ. Σαχίνη και στην ανάπτυξη της τεχνολογίας της ΕΥΔΑΠ για
την παραγωγή ανακυκλωμένου νερού καθώς και για την παραγωγή ενέργειας από βιοαέριο με
σκοπό το μηδενικό αποτύπωμα άνθρακα. Το σχέδιο προβλέπει την εκμετάλλευση των
επεξεργασμένων υγρών αποβλήτων που παράγονται στα Κέντρα Επεξεργασίας Λυμάτων,
τόσο στον αγροτικό τομέα όσο και στον τομέα παραγωγής ενέργειας και «πράσινων»
καυσίμων.
Το νερό μπορεί να επαναχρησιμοποιείται για άρδευση για τον αγροτικό τομέα, το αστικό και
περιαστικό πράσινο, καθώς και για βιομηχανική χρήση σε βιομηχανικά πάρκα και
ναυπηγοεπισκευαστικές ζώνες.
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Σε Επιπλέον Έργα Έως 1,5 Δισ. Στοχεύει το 2024 η Intrakat
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Νέα έργα και συμβάσεις συνολικού ύψους 1-1,5 δισ. ευρώ στοχεύει να προσθέσει στο
ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου, έως το τέλος του 2024, η διοίκηση της Intrakat
Σύμφωνα με όσα ανέφερε, κατά τη διάρκεια του 25ου Invest in Greece Forum της Capital Link,
ο αντιπρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat, Αλ. Εξάρχου, στόχος είναι έως το τέλος
του 2024 το συνολικό ανεκτέλεστο του ομίλου, μαζί με εκείνο της «Ακτωρ», να έχει ξεπεράσει
τα 6 δισ. ευρώ, από 5 δισ. ευρώ που είναι σήμερα. Υπολογίζοντας και τον κύκλο εργασιών του
προσεχούς 12μήνου (ήδη διαμορφώνεται σε 1 δισ. ευρώ ετησίως με ανοδική τάση), ο στόχος
για την περαιτέρω αύξηση του ανεκτέλεστου είναι ενδεικτικός των φιλοδοξιών του ομίλου,
καθώς είναι πιθανό να φέρει την Intrakat στην πρώτη θέση του κατασκευαστικού κλάδου.
Παράλληλα, όπως ανέφερε ο κ. Εξάρχου, στόχος είναι και ο διπλασιασμός του ανεκτέλεστου
έργων στην αγορά της Ρουμανίας, αλλά και η περαιτέρω ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου των
ΑΠΕ στη συγκεκριμένη χώρα. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να
φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα,
διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την
επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των
έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο», τόνισε ο κ. Εξάρχου.
Οπως φαίνεται από τη στόχευση της Intrakat, μεγάλη είναι η έμφαση που δίνεται στον τομέα
των ΣΔΙΤ και των παραχωρήσεων. Για παράδειγμα, έως το τέλος του πρώτου τριμήνου η
εισηγμένη προβλέπεται να έχει υπογράψει νέες συμβάσεις συνολικού ύψους 500 εκατ. ευρώ.
Αυτές αφορούν δύο ΣΔΙΤ κτιρίων του Πανεπιστημίου Κρήτης και του Πανεπιστημίου
Θεσσαλίας, αλλά και το νέο κτιριακό έργο ΣΔΙΤ που έχει εξασφαλίσει η Intrakat σε κοινοπραξία
με την εταιρεία REDEX του ομίλου Κοπελούζου και συμμετοχή 50%-50%. Ο λόγος για την
κατασκευή του νέου κτιρίου που θα στεγάσει τη Γενική Γραμματεία Υποδομών του υπ.
Υποδομών. Πρόκειται για ένα έργο προϋπολογισμού 140 εκατ. ευρώ (με ΦΠΑ), το οποίο
αφορά την κατασκευή ενός υπερσύγχρονου, βιοκλιματικού κτιρίου γραφείου σε ιδιόκτητη
έκταση του υπουργείου, επιφάνειας 8,7 στρεμμάτων, κοντά στον σταθμό «Ρουφ» του
προαστιακού.
Για τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα, μέσω της συγχώνευσης Attica Bank και
Παγκρήτιας, ο στόχος είναι μια τράπεζα με πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ.
Παράλληλα, συμμετέχει στους περισσότερους διαγωνισμούς ΣΔΙΤ που βρίσκονται σε εξέλιξη,
διεκδικώντας νέα έργα συνολικού ύψους άνω των 4 δισ. ευρώ. Σημειωτέον ότι και η «Ακτωρ»
διεκδικεί έργα συνολικού ύψους 12 δισ. ευρώ. Οσα εξ αυτών αναλάβει, προφανώς θα
προσμετρηθούν στο συνολικό ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου Intrakat.
Στον τομέα των ΑΠΕ, που όπως αποκάλυψε ο κ. Εξάρχου ήταν και ο πρωταρχικός λόγος που
η επενδυτική ομάδα της Winex εξέτασε την επένδυση στην Intrakat, αυτή την περίοδο ο όμιλος
ωριμάζει αδειοδοτικά ένα πολύ σημαντικό χαρτοφυλάκιο έργων, συνολικής δυναμικότητας 2,8
GW, εκ των οποίων το 1,8 GW αφορά αιολικά και φωτοβολταϊκά πάρκα και το υπόλοιπο 1 GW
έργα αποθήκευσης ενέργειας. Σε πλήρη ανάπτυξη το χαρτοφυλάκιο αυτό αναμένεται (με βάση
τα σημερινά επίπεδα τιμών και κόστους) να αποδίδει 120 εκατ. ευρώ ετήσιων λειτουργικών
κερδών. Στο πλαίσιο αυτό, έως το τέλος του 2025 αναμένεται να λειτουργούν 560 MW, εκ των
οποίων τα 338 MW θα αφορούν φωτοβολταϊκά, 121 MW αιολικά και 100 MW έργα
αποθήκευσης ενέργειας. Εως το τέλος της δεκαετίας θα έχουν υλοποιηθεί και τα υπόλοιπα
έργα, δηλαδή 753 MW αιολικών, 542 MW φωτοβολταϊκών και 250 MW έργων αποθήκευσης
ενέργειας.
Οσον αφορά τη δημιουργία του πέμπτου τραπεζικού πυλώνα, μέσω της συγχώνευσης της
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Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας, ο κ. Εξάρχου τόνισε ότι στόχος είναι μια τράπεζα με
πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά
κεφάλαια, ώστε να χρηματοδοτήσει ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις που δεν έχουν
πρόσβαση σε τραπεζικές πιστώσεις.
(από την εφημερίδα "ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ")
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Στις αρχές του 2024 το σχέδιο συγχώνευσης Attica Bank – Παγκρήτιας Τράπεζας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το ελληνικό τραπεζικό σύστημα και η ελληνική οικονομία εν γένει μπορούν να προσβλέπουν
στο μέλλον με αισιοδοξία, ήταν το μήνυμα που έστειλαν οι ομιλητές του πάνελ με θέμα «το
ελληνικό τραπεζικό σύστημα και οι προοπτικές ανάπτυξης και προόδου» (Greek Banking
Sector – Growth and Development Outlook), στο πλαίσιο του 25ου Capital Link Forum.
Όλοι τους αναφέρθηκαν στην εντυπωσιακή μείωση των κόκκινων δανείων, στη βελτίωση της
κερδοφορίας των τραπεζικών ιδρυμάτων, στο έκδηλο ενδιαφέρον μακροπρόθεσμων, θεσμικών
επενδυτών, ενώ ιδιαίτερα στάθηκαν στον ψηφιακό μετασχηματισμό και την εταιρική
διακυβέρνηση ως παράγοντες περαιτέρω ανάπτυξης του τραπεζικού τομέα.
Μεταξύ των ομιλητών, η διευθύνουσα σύμβουλος της Attica Bank, Ελένη Βρεττού, που
αναφέρθηκε στο πώς κατάφερε η τράπεζα μέσα σε έναν χρόνο, που ανέλαβε η ίδια τα ηνία, να
περάσει από ζημιές σχεδόν 40 εκατ. ευρώ στην κερδοφορία.
Ενδεικτικά, η Τράπεζα στο 9μηνο του 2023 παρουσίασε επαναλαμβανόμενα κέρδη προ φόρων
και προβλέψεων ύψους €11,5 εκατ., έναντι ζημίας ύψους €34,2 εκατ. γεγονός που οφείλεται
κυρίως στην αύξηση του επιτοκιακού εσόδου και στη μείωση της βάσης κόστους στο πλαίσιο
υλοποίησης του Επιχειρηματικού Σχεδίου.
Η κα Βρεττού διαβεβαίωσε μάλιστα ότι τα αποτελέσματα της Attica θα είναι πολύ πιο
εντυπωσιακά στο τέλος του έτους. Όπως ανέφερε πάντως, «η αύξηση των επιτοκίων μας κάνει
να επωφελούμαστε λιγότερο σε σχέση με τις συστημικές τράπεζες. Κόψαμε πολύ τα κόστη
λειτουργίας. Μειώσαμε συμβούλους. Πλέον μπορούμε να αναχρηματοδοτήσουμε. Εχουμε 3
δισ. καταθέσεις, 250 εκατ. ευρώ πιστωτική επέκταση. Ως μικρότερη τράπεζα μπορούμε να
είμαστε πιο ευέλικτοι και προσέχουμε τον πελάτη γιατί η πελατειακή μας βάση είναι μικρότερη
κι  επειδή ο πελάτης είναι πιο σημαντικός για εμάς.  Είμαστε μια ισχυρή επιλογή για ιδιώτες και
επιχειρήσεις», τόνισε η κ. Βρεττού.
«Έχουμε ένα πολύ ισχυρό ΔΣ με τεχνοκράτες που θέλουν να δουν την τράπεζα να λειτουργεί
σωστά. Η ανανεωμένη Attica Bank δεν είναι επιρρεπής σε παντός είδους παρεμβάσεις»,
ανέφερε, μεταξύ άλλων.
Επιδίωξη της Τράπεζας Αττικής, δεν είναι να ανταγωνιστεί τις συστημικές τραπεζες, αντιθέτως,
επιδιώκει να καλύψει το όποιο κενό αφήνουν αυτές, σύμφωνα με την κυρία Βρεττού.
«Με διαθέσιμα κεφάλαια για ανάπτυξη και καταθετική βάση που υπερβαίνει πλέον τα τρία
δισεκατομμύρια ευρώ, έχουμε ισχυρή ρευστότητα για να χρηματοδοτήσουμε ακόμη
περισσότερες επιχειρήσεις και ιδιώτες διευρύνοντας παράλληλα τη γκάμα των προϊόντων μας
για να προσφέρουμε ολοκληρωμένες τραπεζικές λύσεις, είτε πρόκειται για δάνεια, επενδύσεις,
ασφάλειες, πληρωμές ή εξατομικευμένες λύσεις, με έμφαση στις ψηφιακές υπηρεσίες»
Αναφορικά με τη δημιουργία του 5ου πυλώνα, η κα Βρεττού ανέφερε πως «υπάρχουν δύο
τράπεζες (Αττικής και Παγκρήτια) που πρέπει να μετασχηματίσουμε, να
αναχρηματοδοτήσουμε. Το due diligence έχει ξεκινήσει και με την υποστήριξη της κυβέρνησης
έχουμε τον “Ηρακλή 3”, που βοηθά τις τράπεζες να καθαρίσουν τους ισολογισμούς τους. Το α’
τρίμηνο του 2024 θα μπορέσουμε να ανακοινώσουμε το σχέδιο συγχώνευσης με την
Παγκρήτια, με στόχο της δημιουργία μιας νέας, πιο ισχυρής και ανταγωνιστικής τράπεζας».
Πηγή: newmoney.gr
Χριστίνα Ρωμηού
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Ο Χρ. Σταϊκούρας στο 25ο Annual Capital Link Invest in Greece Forum «Accelerating
Investments for Sustainable Growth»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Κεντρική Ομιλία του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών με θέμα: «UPGRADING THE
INFRASTRUCTURE & TRANSPORT NETWORK IN GREECE – INVESTMENT
OPPORTUNITIES»
Η εξαιρετικά ενδιαφέρουσα Κεντρική Ομιλία του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, κ.
Χρήστου Σταϊκούρα, καθώς και το εξαιρετικά ενδιαφέρον ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ που
ακολούθησε με τίτλο «UPGRADING THE INFRASTRUCTURE & TRANSPORT NETWORK IN
GREECE – INVESTMENT OPPORTUNITIES», περιλαμβάνονταν στην ατζέντα του Συνεδρίου
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum με τίτλο «Accelerating Investments for
Sustainable Growth», που πραγματοποιήθηκε με μεγάλη επιτυχία και  εξαιρετική συμμετοχή,
τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, 2023, στην Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το «New York Stock
Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες &
Οργανισμούς, υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη. Το
Συνέδριο υποστήριξαν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos
Energy Navigation)» συμμετείχαν ως Κύριοι Χορηγοί.
Κεντρικός Ομιλητής
O Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας έκανε κεντρική ομιλία με
θέμα:
«UPGRADING THE INFRASTRUCTURE & TRANSPORT NETWORK IN GREECE –
INVESTMENT OPPORTUNITIES»
O κ. Υπουργός στην ομιλία του τόνισε τα εξής:
«Οι τομείς των υποδομών και των μεταφορών αποτελούν πολλαπλασιαστές της οικονομικής
μεγέθυνσης κάθε χώρας, αλλά και παράγοντες βιώσιμης ανάπτυξης, με άμεσο, θετικό
αντίκτυπο στην ποιότητα ζωής των πολιτών, στη δημιουργία θέσεων απασχόλησης και στην
ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
Στο Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών, σχεδιάζουμε, υλοποιούμε και δρομολογούμε
συγκεκριμένες δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων, με στόχο την αναβάθμιση και
την ενίσχυση της συνδεσιμότητας  των μεταφορών και της ανθεκτικότητας των υποδομών.
Αυτές είναι:
1.            Η υλοποίηση εκατοντάδων μικρών και μεγάλων έργων, σε ολόκληρη την επικράτεια,
καθώς και ο έλεγχος και η συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
2.            Η υλοποίηση μεγάλων αρδευτικών, εγγειοβελτιωτικών και αντιπλημμυρικών έργων.
3.            Η ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης, με στόχο την «πράσινη μετάβαση» στις μεταφορές.  
4.            Η ανανέωση του στόλου των αστικών συγκοινωνιών, σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη.
5.            Η μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου - παρά τις νέες δυσκολίες που
προέκυψαν από τις φυσικές καταστροφές στις αρχές του Σεπτεμβρίου – και η περαιτέρω
ενίσχυση της ασφάλειας των αεροδρομίων, των αερομεταφορών και της αεροναυτιλίας.
6.            Η ενίσχυση των μοντέλων ΒΙΜ, που διασφαλίζουν την ολοκληρωμένη ψηφιακή
απεικόνιση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών μιας υποδομής.
7.            Η ενίσχυση της ανθεκτικότητας των μεταφορών, άρρηκτα συνδεδεμένη με τις
υποδομές.  Τα νέα έργα υποδομής πρέπει να διασφαλιστεί ότι είναι ανθεκτικά στο κλίμα,
συνάδουν με τους περιβαλλοντικούς στόχους, και διασφαλίζουν συνέχεια σε απρόβλεπτες
καταστάσεις, οφειλόμενες σε φυσικές ή ανθρωπογενείς καταστροφές.
8.            H αποκατάσταση των ζημιών στις υποδομές στις περιοχών που επλήγησαν κατά τις
κακοκαιρίες «Daniel» και «Elias» στις αρχές του φθινοπώρου.
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Έχουμε την ισχυρή βούληση να προχωρήσουμε, με μεθοδικότητα, ποιότητα, αποδοτικότητα
και αποτελεσματικότητα, κάθε μια από τις παραπάνω πρωτοβουλίες, ώστε, σε τέσσερα χρόνια,
να μπορούμε τεκμηριωμένα να ισχυριζόμαστε ότι η χώρα μας ενισχύει τη θέση της ως θετικό
παράδειγμα, ως ‘‘παίκτης’’ θετικής μνημόνευσης.»
ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ:  UPGRADING THE INFRASTRUCTURE & TRANSPORT NETWORK
IN GREECE – INVESTMENT OPPORTUNITIES
Συντονιστής:
κ. Nikolaos Koritsas, Managing Partner – Koutalidis Law Firm
Ομιλητές:
κ. Christos Ioannou, Executive Chairman- AVAX Group
κ. George Mylonogiannis, Chairman of the BoD - ELLAKTOR S.A.
κ. Harry Sachinis, CEO - Athens Water Supply & Sewerage Company SA (EYDAP)
κυρία Penelope Lazaridou, General Financial Manager Executive Board Director & Board
Member – GEK TERNA Group of Companies
κ. Manolis Sigalas, Senior Vice President and Managing Director, Europe - Hill International
Ο κ. Χρήστος Ιωάννου, αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την υλοποίηση
κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση τη
βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ,
επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην
ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των
εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη
χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεϊκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος.
Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των 3 Νοσοκομείων του Ιδρύματος Σταύρος
Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασής της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων, για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον εργολάβο», πρόσθεσε.
Ο κ. Γιώργος Μυλογιάννης ανέφερε «υπάρχουν τρία «Ds» που συνιστούν μείζονες προκλήσεις
έναντι των σχεδίων υποδομών.
Το πρώτο «D» αφορά την Άμυνα (Defense) και ειδικότερα την αύξηση των αμυντικών
δαπανών εξαιτίας των πολέμων της Ουκρανίας και της Λωρίδας της Γάζας που προκάλεσαν
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ανασφάλεια παρόμοια με εκείνη της εποχής του Ψυχρού Πολέμου.
Το δεύτερο «D» αντιστοιχεί στην απαίτηση της Ευρωπαϊκής Ένωσης για Απανθρακοποίηση
(Decarbonization) και την ανάγκη για υποδομές φιλικές προς το περιβάλλον.
Το τρίτο «D» αντιστοιχεί στην Αποπαγκοσμιοποίηση (Deglobalization) και την επιβράδυνση
του ρυθμού κυκλοφορίας των κεφαλαίων κυρίως μεταξύ Ανατολής και Δύσης.
Ειδικότερα για την Ελλάδα, ένα τέταρτο «D» θα πρέπει να προστεθεί που αφορά την Ανάπτυξη
(Development) ακινήτων η οποία έχει αυξηθεί κατά τα τελευταία έτη και είναι μεγάλης σημασίας
για τη χώρα.
Τα νέα έργα υποδομών θα πρέπει να συμμορφώνονται με τους περιορισμούς που θέτουν τα
παραπάνω «D» και το συνεχώς αβέβαιο πολιτικό και μακροοικονομικό περιβάλλον.
Οι κατασκευαστές νέων αυτοκινητοδρόμων, σιδηροδρομικού δικτύου, λιμένων και
αεροδρομίων θα πρέπει να λάβουν υπόψη τόσο την πολιτική όσο και την στρατιωτική τους
χρήση. Επιπλέον θα πρέπει να σχεδιάζονται εις τρόπον ώστε να υποστηρίζουν
ηλεκτροκινούμενα αυτοκίνητα, πλοία φιλικά προς το περιβάλλον και γενικά όλες τις προκλήσεις
που απορρέουν από την προοπτική του “Fit for Fifty Five” μέχρι το 2030.
 Ένα ιδανικό αποτέλεσμα θα επιτυγχάνετο εάν τα παραπάνω έργα υποδομών λάμβαναν
υπόψη τα σχέδια ανάπτυξης ακινήτων, που τουλάχιστον για την Ελλάδα αποτελούν μείζον
εργαλείο για την οικονομική ανάπτυξη της χώρας.
Το έργο του Ελληνικού αποτελεί ένα καλό παράδειγμα ανάπτυξης ακινήτων που επιδρά
σημαντικά στην Ελληνική οικονομία και που δεν θα μπορούσε να υλοποιηθεί χωρίς τα
περιβάλλοντα έργα υποδομής.
Επίσης, επισήμανε ότι η REDS ΑΕ που αποτελεί σημαντική θυγατρική του Ομίλου ΕΛΛΑΚΤΩΡ
είναι ιδιοκτήτρια δύο μεγάλων έργων ανάπτυξης ακινήτων και ειδικότερα του ΚΑΜΠΑ που
αποτελεί πλέον ένα ώριμο έργο και των ΓΟΥΡΝΩΝ της Κρήτης. Τα δύο αυτά έργα θα
προσελκύσουν σημαντικές επενδύσεις αλλά η υλοποίησή τους εξαρτάται από τα έργα
υποδομής που πρέπει να εκτελεστούν.»
Ο κ. Χάρης Σαχίνης δήλωσε: «Η ΕΥΔΑΠ κατέχει την 1η θέση στην ποιότητα του νερού, μεταξύ
180 χωρών παγκοσμίως, σύμφωνα με τον Δείκτη Περιβαλλοντικής Απόδοσης (EPI) του Yale,
και διαθέτει το 2ο φθηνότερο νερό στον κόσμο, σύμφωνα με την Global Water Intelligence.
Είναι χρέος μας να διαφυλάξουμε τα παραπάνω και παράλληλα να συνεχίσουμε να
επενδύουμε στην ανανέωση των υποδομών μας, στην επέκταση μας σε νέα δίκτυα, στην
απόκτηση εργασιακής και αναπτυξιακής ευελιξίας για την ενίσχυση της ανθεκτικότητας της
Εταιρείας, στην προσφορά και τον εμπλουτισμό των υψηλού επιπέδου υπηρεσιών μας σε όλη
την Αττική και τέλος στην ανάπτυξη και τη μεταφορά της τεχνογνωσίας μας στην υπόλοιπη
Ελλάδα.
Στην ΕΥΔΑΠ μειώνουμε την εξάρτησή μας από τους προμηθευτές ενέργειας μέσω της
μετάβασής μας προς το νερό μηδενικού άνθρακα, την ενεργειακή ανθεκτικότητα, αλλά και την
αξιολόγηση νέων τεχνολογιών παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας από την επεξεργασία
λυμάτων.
Επενδύουμε στρατηγικά για τα επόμενα 10 χρόνια στα έργα αποχέτευσης και επεξεργασίας
λυμάτων στην Ανατολική Αττική, σε έργα μετασχηματισμού, σε έξυπνα δίκτυα και στην
αντικατάσταση του δικτύου ύδρευσης που θα συμβάλει στη μείωση των διαρροών, καθώς και
σε άλλα έργα αποχέτευσης.
Υλοποιούμε ένα απαιτητικό επενδυτικό σχέδιο το οποίο διασφαλίζει την ανάπτυξη και διατηρεί
τη θέση της ΕΥΔΑΠ μεταξύ των παγκόσμιων ηγετών στον τομέα του νερού.
Τέλος, αξιολογούμε στρατηγικές επιλογές για μια «νέα» ΕΥΔΑΠ που θα συμβάλει στην
οικονομία της χώρας, μέσω γεωγραφικής επέκτασης, αξιοποίησης υποδομών και παροχής
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νέων υπηρεσιών.
Στόχος μας είναι η αδιάλειπτη παροχή υψηλής ποιότητας υπηρεσιών ύδρευσης και
αποχέτευσης στην Αθήνα και την υπόλοιπη Ελλάδα, από μια εταιρεία πρότυπο στη
Νοτιοανατολική Ευρώπη σε επίπεδο ESG και νερού μηδενικού άνθρακα».
H κα Πηνελόπη Λαζαρίδου δήλωσε: «Αναγνωρίζοντας την προσήλωση της τελευταίας
δεκαετίας στα έργα μεταφορών και τον θετικό αντίκτυπό τους στην οικονομική δραστηριότητα
της χώρας, τα επερχόμενα εμβληματικά έργα υποδομής, όπως οι επεκτάσεις της Αττικής Οδού
και ο ΒΟΑΚ, πρόκειται να συμβάλλουν περαιτέρω στην ενίσχυση των οικονομικών
προοπτικών της χώρας.
Τα μελλοντικά έργα υποδομής αντιμετωπίζουν κρίσιμες προκλήσεις όπως η κλιματική αλλαγή,
η λειψυδρία, η αποθήκευση ενέργειας και οι φιλικές προς το περιβάλλον μεταφορές. Βασικές
πρωτοβουλίες προς αυτή την κατεύθυνση είναι τα έργα άρδευσης, η αφαλάτωση ελληνικών
νησιών και η αναβάθμιση του σιδηροδρομικού δικτύου. Αυτά τα έργα είναι ζωτικής σημασίας
για να οδηγήσουν την οικονομίας μας προς μια πιο περιβαλλοντικά και κοινωνικά υπεύθυνη
κατεύθυνση, προετοιμάζοντάς μας για προκλήσεις που σχετίζονται με το κλίμα και την
ενέργεια.
Η Ελλάδα βρίσκεται σε μια ξεχωριστή θέση, να έχει στη διάθεσή της εταιρίες υποδομών, όπως
η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, οι οποίες διαθέτουν τόσο την ικανότητα εκτέλεσης τέτοιων έργων, αλλά και την
ικανότητα καινοτομίας να συνεισφέρουν ενεργά στη διαμόρφωση της εθνικής στρατηγικής και
στο σχεδιασμό των έργων, δημιουργώντας εσωτερική αξία για όλους τους ενδιαφερόμενους
φορείς της χώρας.
Μέσα σε ένα ευνοϊκό οικονομικό περιβάλλον που τροφοδοτείται από την πρόσφατη
αναβάθμιση της ελληνικής οικονομίας σε επενδυτική βαθμίδα, τα ισχυρά πλέον ελληνικά
χρηματοπιστωτικά ιδρύματα, τη σημαντική χρηματοδοτική ενίσχυση από την ΕΕ και το
αυξημένο ενδιαφέρον ξένων επενδυτών, είναι μια μοναδική ευκαιρία για την Ελλάδα - μέσω
μιας απαραίτητης, ισχυρής συνεργασίας μεταξύ της κυβέρνησης και του ιδιωτικού τομέα - να
‘επανεφεύρει’ τον εαυτό της, να μετασχηματιστεί και να αντιμετωπίσει με επιτυχία τις
σύγχρονες προκλήσεις.»
Ο κ. Μανώλης Σιγάλας δήλωσε: «Αδιαμφισβήτητα, οι προσπάθειες της Ελλάδας τα
προηγούμενα χρόνια είχαν χειροπιαστό και μετρήσιμο αποτέλεσμα για τον κλάδο των
υποδομών και των κατασκευών. Έχουμε σημαντικά έργα, διεθνούς εμβέλειας τα οποία έχουν
ήδη ξεκινήσει, ενώ αναπτύσσονται κάποια εντυπωσιακά εργοτάξια σε όλη την χώρα.
Επιπρόσθετα, υπάρχει αξιοσημείωτο πρόγραμμα (pipeline) έργων που μπορούν πλέον να
χρηματοδοτηθούν και να υλοποιηθούν σε διαφορετικούς τομείς. Συνολικά, οι προοπτικές του
κλάδου για τα επόμενα χρόνια είναι ιδιαίτερα θετικές.
Βεβαίως και υπάρχουν προκλήσεις και θα εξελίσσονται διαρκώς σε ένα εξελισσόμενο
παγκόσμιο περιβάλλον. Στην Ελλάδα, μια μεγάλη πρόκληση στο εξής είναι η εκτελεστική
ικανότητα (“execution”) της αλυσίδας παραγωγής έργων που, φυσιολογικά, είχε αποδυναμωθεί
την περίοδο της κρίσης από την έλλειψη αντικειμένου και τώρα καλείται να υλοποιήσει ένα
επενδυτικό πρόγραμμα ιστορικών διαστάσεων.
Κρίσιμη παράμετρος στη συνάρτηση της εκτελεστικής ικανότητας είναι και το ανθρώπινο
δυναμικό. Διαφαινόμενο πρόβλημα αποτελεί η έλλειψη, με τα σημερινά δεδομένα, μηχανικών,
χειριστών μηχανημάτων κι εργατικού δυναμικού για την υλοποίηση του φάσματος των έργων
που προγραμματίζονται στη χώρα την περίοδο 2024-2030. Επίσης, ο ανταγωνισμός για
ανθρώπινο κεφάλαιο είναι πανευρωπαϊκός και διεθνής.
Σε αυτό το περιβάλλον, η Ελλάδα έχει δυνητικά πρακτικές λύσεις να εφαρμόσει, ενώ οι
πραγματικές της ανάγκες σε απόλυτα νούμερα είναι χαμηλότερες από τις αντίστοιχες άλλων
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χωρών (π.χ. Ιταλία).
 
Όσον αφορά τους μηχανικούς, είναι απαραίτητο να επιμείνουμε στην προσπάθεια του
επαναπατρισμού, κάνοντας χρήση των φορολογικών κινήτρων που έχουν θεσμοθετηθεί,
προσφέροντας καλές αμοιβές και, βεβαίως, προοπτική. Οφείλουμε επίσης να
προσλαμβάνουμε και να εκπαιδεύουμε νέους μηχανικούς, ειδικά στα έργα διεθνούς εμβέλειας
που υλοποιούνται στη χώρα.  Όσον αφορά το εργατικό δυναμικό, η προφανής και
συζητούμενη λύση για προσέλευση τεχνικού προσωπικού από άλλες χώρες (π.χ. Αίγυπτος)
προϋποθέτει θεσμική και συντεταγμένη προσέγγιση και συνεργασία μεταξύ της Κυβέρνησης
και του Ιδιωτικού τομέα για να αντιμετωπιστούν σειρά πρακτικών ζητημάτων. Παράλληλα, σε
μια περίοδο που οι προοπτικές για τον κλάδο είναι ιδιαίτερα ευνοϊκές, είναι σκόπιμο να
προσπαθήσουμε ως κλάδος να προσελκύσουμε και νέους Έλληνες να εργαστούν στα
εργοτάξια και την αλυσίδα παραγωγής έργων.
Σε κάθε περίπτωση, το πλαίσιο της λύσης πρέπει να ωριμάσει ούτως ώστε να γίνουν οι
απαιτούμενες θεσμικές ρυθμίσεις το συντομότερο, η αγορά να αρχίσει να «ρολάρει» μέσα το
2024 και να μην υπάρχουν καθυστερήσεις στα έργα το  2025-2026.
Κοιτώντας μπροστά, πέρα από τα επιμέρους ζητήματα και τις μεγάλες προκλήσεις έχουμε
μπροστά μας πολύ δημιουργικά χρόνια και ωραία projects να φέρουμε εις πέρας.  Και είναι στο
χέρι μας,  να αξιοποιήσουμε τις σημαντικές ευκαιρίες που παρουσιάζονται, προς όφελος της
εθνικής οικονομίας, του κλάδου των υποδομών και, βεβαίως, των Ελλήνων μηχανικών κι
επιστημόνων».
 
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΘΗΚΕ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη, το οποίο παρέθεσε
δεξίωση προς τιμήν των ομιλητών
Μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, το Συνέδριο έχει επιδοθεί σε
συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό
κοινό.
Το φετινό Φόρουμ ήταν ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας, παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις. Η πολιτική
σταθερότητα της χώρας, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Η αναβάθμιση της ελληνικής
οικονομίας από τον οίκο Fitch επισημοποιεί την ανάδειξη της Ελλάδας στην επενδυτική
κατηγορία από την πλευρά της πιστοληπτικής αξιολόγησης. Η Fitch είναι ο τρίτος - από τους
τέσσερις αναγνωρισμένους από την ΕΚΤ- οίκος αξιολόγησης που απονέμει τους τελευταίους
μήνες στη χώρα μας το καθεστώς της επενδυτικής βαθμίδας. Γεγονός που πιστοποιεί την
πρόοδο της ελληνικής οικονομίας και τις ακόμη πιο θετικές προοπτικές που διανοίγονται με την
εφαρμογή της πολιτικής της χώρας. Δημιουργεί παράλληλα τις προϋποθέσεις για περαιτέρω
ενίσχυση της εισροής επενδύσεων, καλύτερες συνθήκες χρηματοδότησης της οικονομίας,
ανάπτυξη και αύξηση της απασχόλησης.
O Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, απευθύνθηκε στους επενδυτές μέσω
γραπτού μηνύματος.
 
Συμμετείχαν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
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Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης. 
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: Κυρία Μάιρα Μυρογιάννη, Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας – Υπουργείο Εξωτερικών, κ. Ορέστης Καβαλάκης,
Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Δημήτριος Τσάκωνας, Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός
Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους,                   κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου
Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ. Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής
Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ.
Γρηγόρης Δ. Δημητριάδης, Διευθύνων Σύμβουλος και εκτελεστικό μέλος ΔΣ - ΥΠΕΡΤΑΜΕΙΟ –
Εθνικό Επενδυτικό Ταμείο, Δρ. Μαρίνος Γιαννόπουλος, CEO - ENTERPRISE GREECE.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσώπησαν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank εκπροσώπησε η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών εκπροσώπησε ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens Exchange
Group,  και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος της
Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Τ
ο Συνέδριο στηρίξαν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες:  1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank,  και από: τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd. 
Ομιλητές ήταν σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP)  • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
23 Εισηγμένες Εταιρίες είχαν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens
Exchange Group  -  Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company SA (EYDAP)
-Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ: COSM) -
Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ ENERGY
Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group  - MYTILINEOS  -
National Bank of Greece  - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA
Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία έκανε ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και o κ. Evan Kotsovinos, Vice President and
General Manager - Google. Εισαγωγικές ομιλίες έκαναν ο      κ. John Tuttle, Vice Chairman –
NYSE; President - NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO - TEN Ltd., και η
κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group - Goldman Sachs.
Ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ.  John Tuttle, Vice Chairman - NYSE ; President
- NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
Το Συνέδριο έκλεισε τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου
απονεμήθηκε το "2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
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της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Τα Εισαγωγικά Σχόλια του
Υπουργού Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωστή Χατζηδάκη, διάβασε ο Πρόεδρος της
Capital Link, κ. Νίκος Μπορνόζης, καθώς ο υπουργός επέστρεψε εκτάκτως στην Ελλάδα. H
Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S. Department of
State, πραγματοποίησαν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου
ήταν η Κυρία Nicole Petallides, Host - Schwab Network ; Former Anchor - FOX Business
Network.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link διοργάνωσαν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης χτύπησαν το “Closing Bell - καμπανάκι του κλεισίματος
των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock Exchange.
www.worldenergynews.gr

https://www.worldenergynews.gr/megala-erga-kai-prasines-kataskeves/articles/550807/o-xr-staikoyras-sto-25o-annual-capital-link-invest-in-greece-forum-accelerating-investments-for-sustainable-growth


https://www.andro.gr/

 Publication date: 15/12/2023 17:11

 Similar Stats ranking (Greece): 3020

 https://www.andro.gr/apopsi/greek-tuesday-in-wall-street/

Η ελληνική μέρα της Wall Street!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στα γαλανόλευκα ντύθηκε το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για να υποδεχτεί την «ελληνική
μέρα» όπως κάθε χρόνο στο τέλος του διακυβερνητικού και επιχειρηματικού φόρουμ του
Capital Link Ο Φώτιος Καλιαμπάκος ήταν παρών και μεταφέρει κλίμα, ατμόσφαιρα και
εντυπώσεις.
Κάθε χρόνο τέτοια εποχή στον απόηχο του μεγάλου διακυβερνητικού και επιχειρηματικού
φόρουμ του Capital Link στην ήδη γιορτινή και στολισμένη Wall Street, οι κορυφαίοι
συμμετέχοντες του φόρουμ επισκέπτονται το χώρο του Χρηματιστηρίου με τον πιο τυχερό από
αυτούς να σηκώνει το χαρακτηριστικό ξύλινο σφυρί με τα χτυπήματα του οποίου τίθεται σε
λειτουργία το εμβληματικό καμπανάκι το οποίο ακριβώς στις 4 το απόγευμα (ώρα ανατολικής
ακτής) σημαίνει τη λήξη της συνεδρίασης.
Ο πολύ παραδοσιακός ήχος από το καμπανάκι και το ξύλινο σφυρί δημιουργούν μια έντονη
αντίθεση με την πλήρη ψηφιοποιημένη πια διαδικασία και την κυρίαρχη παρουσία στην
αίθουσα εκατοντάδων οθονών και άλλων ψηφιακών συσκευών. Η αίθουσα κυριαρχείται επίσης
από την παρουσία των στούντιο των μεγάλων αμερικανικών δικτύων και το τέλος της
συνεδρίασης μεταδίδεται και τηλεοπτικά.
Πρόκειται για ένα μεγάλο τηλεοπτικό γεγονός, το οποίο υπολογίζεται ότι παρακολουθούν
δεκάδες εκατομμύρια άνθρωποι στις ΗΠΑ και σε όλο τον κόσμο, κάτι που δίνει και ουσία στην
εορταστική παρουσία της Ελλάδας στην καρδιά των αγορών, αφού τόσο η κυρίαρχη στο χώρο
ελληνική σημαία, όσο και τα πρόσωπα και οι εταιρίες που συμμετέχουν προβάλλονται σε όλο
τον κόσμο.
Ένα τέταρτο του αιώνα Capital Link!
Η φετινή ελληνική παρουσία στη Wall Street είχε ορισμένες ιδιαιτερότητες που ενέτειναν τον
εορταστικό της χαρακτήρα. Οι επικεφαλής της ελληνικής παρέας που «εισέβαλε» στο
Χρηματιστήριο, ο ιδρυτής του Capital Link Νικόλαος Μπορνόζης και η από την αρχή
συνοδοιπόρος του Όλγα, έλαμπαν από χαρά, αφού η φετινή διοργάνωση ήταν η 25η. Για ένα
τέταρτο του αιώνα το συγκεκριμένο φόρουμ διαδραματίζει έναν ενεργό ρόλο στην σύνδεση των
επιχειρηματικών κοινοτήτων των δύο χωρών και στην προσέλκυση επενδύσεων στην Ελλάδα.
Στο φόρουμ εκπροσωπούνται διαχρονικά όλες οι ελληνικές κυβερνήσεις ενώ  συμμετέχουν και
εκπρόσωποι της αμερικανικής κυβέρνησης.
Το φετινό φόρουμ έσπασε κάθε ρεκόρ συμμετοχής, χρησιμοποίησε για πρώτη φορά και μία
δεύτερη αίθουσα με παράλληλα πάνελ με τους ομιλητές να ξεπερνούν τον εντυπωσιακό για
μονοήμερο συνέδριο αριθμό των 100! Οι θέσεις τόσο για το γεύμα με τους κεντρικούς ομιλητές
όσο και για το δείπνο με τις παραδοσιακές βραβεύσεις του θεσμού είχαν επίσης εξαντληθεί
πολλές μέρες πριν τη διεξαγωγή του. Η επίσης στενή σχέση του Capital Link με το NYSE
πηγαίνει αρκετά χρόνια πίσω, αφού η φέτος η Wall Street βάφτηκε στα γαλανόλευκα για 19η
συνεχόμενη φορά.
Συνήθως κάποιος από τους υπουργούς, οι οποίοι ταξιδεύουν από την Ελλάδα για το φόρουμ,
είναι ο «εκλεκτός» για να χτυπήσει το καμπανάκι του χρηματιστηρίου. Φέτος όμως από τη μία
οι συμμετέχοντες υπουργοί, ιδιαίτερα ο Υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, μετά τις
ομιλίες τους και τις συναντήσεις τους με επενδυτές αναχώρησαν αμέσως για την Ελλάδα, για
να προλάβουν να παραστούν στην κορυφαία κοινοβουλευτική διαδικασία της συζήτησης του
προϋπολογισμού, από την άλλη ένα άλλο ελληνικό χαρακτηριστικό ορόσημο στο
χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης «επέβαλλε» την επιλογή του προσώπου.
Τριάντα χρόνια της Tsakos Energy Navigation στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης
Το 1993 η Tsakos Energy Navigation (TEN) του Χιώτη εφοπλιστή Νικόλαου Τσάκου έγινε η
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πρώτη ελληνική εταιρία, αλλά και μια από τις πρώτες ναυτιλιακές εταιρίες παγκοσμίως που
εισήχθη στο New York Stock Exchange, με την πτυχιακή εργασία του κυρίου Τσάκου στο
Πανεπιστήμιο Columbia της Νέας Υόρκης, από την οποία ξεκίνησε η ιδέα της άντλησης
κεφαλαίων από τις αγορές να δίνει στον Έλληνα εφοπλιστή την πρωτοπορία στο συγκεκριμένο
τομέα, αφού μέχρι τότε, όπως χαρακτηριστικά μας είχε αναφέρει σε δηλώσεις του ο κύριος
Τσάκος, η ναυτιλία είχε πιο προσωπικό χαρακτήρα και η ναυπήγηση ή πρόσκτηση νέων
πλοίων δεν βασιζόταν σε άντληση κεφαλαίων από τις αγορές. Από τότε η εταιρία ακολούθησε
μια εντυπωσιακή, σταθερά ανοδική πορεία, που την έχει φέρει στην κορυφή. Χαρακτηριστικό
είναι ότι τα καθαρά κέρδη της, τα δέκα μόνο χρόνια της ύπαρξής της είχαν ανέλθει σε δύο
δισεκατομμύρια δολάρια!
Έτσι ο Νικόλαος Τσάκος «δικαιωματικά» ανέλαβε να χτυπήσει το κουδούνι της λήξης,
συνοδευόμενος από τον άλλο τιμώμενο επισκέπτη από την Ελλάδα, τον διευθύνοντα
σύμβουλο του Χρηματιστηρίου Αθηνών Γιάννο Κοντόπουλο. Στο μπαλκόνι με το κουδουνάκι
που δεσπόζει της αίθουσας ανέβηκαν επίσης μια σειρά επίσημοι προσκεκλημένοι του
Χρηματιστηρίου, ανάμεσά τους, μεταξύ άλλων ο Νίκος και η Όλγα Μπορνόζη από το Κάπιταλ
Λινκ, η πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς Βασιλική Λαζαράκου, ο Νίκος Σταθόπουλος της BC
Partners, ο οποίος ταξίδεψε από το Λονδίνο για να βραβευτεί από το Capital Link, καθώς
βέβαια και ο οικοδεσπότης από την πλευρά του NYSE, αντιπρόεδρος του θεσμού John Tuttle.
Λίγη ώρα πριν τις τέσσερις σε πανηγυρικό κλίμα η ομάδα ανέβηκε στο μπαλκόνι και άρχισε με
έντονο τρόπο να τονίζει την ελληνική παρουσία και με ιδιαίτερη ένταση επιτέλεσαν ακριβώς
στις 4 την «θορυβώδη» αποστολή τους! Ευδιάθετος ασφαλώς και ο κύριος Τσάκος ήταν ο
μόνος από την ομάδα που κάποια στιγμή δεν μπόρεσε να κρύψει και την έντονη συγκίνησή του
για την επάνοδό του μετά από τόσα χρόνια στο ίδιο σημείο, αυτή τη φορά με παρούσες στην
αίθουσα, ήδη φοιτήτριες στο ίδιο πανεπιστήμιο με εκείνον, το Columbia, τις δύο του κόρες!
Μετά τις πολλές φωτογραφίες και μοιράζοντας τα γαλάζια καπέλα και τις γραβάτες της ΤΕΝ, η
αποστολή της εταιρίας βγήκε από το κτίριο για να απολαύσει το απόγευμα στην στολισμένη
Νέα Υόρκη, με τον Έλληνα εφοπλιστή να υπόσχεται χαμογελαστός στα στελέχη του ότι το
«πάρτι» θα συνεχιστεί στην νυχτερινή πτήση της επιστροφής προς την Αθήνα.
Θερμή υποδοχή της ελληνικής αποστολής στη Wall Street
Η πολυπληθής ελληνική αποστολή είχε τύχει νωρίτερα θερμής υποδοχής στο χώρο του
Χρηματηστηρίου. Μετά τον έλεγχο ασφαλείας και ενώ οι παρευρισκόμενοι φωτογραφίζονταν
στην αίθουσα στην οποία κυριαρχούσαν οι, ψηφιακές πια στις οθόνες, ελληνικές σημαίες,
ακολούθησε μια μικρή «έξοδος» για την καθιερωμένη φωτογράφιση ολόκληρης της
πολυπληθούς ομάδας με φόντο το κτίριο του Χρηματιστηρίου και το στολισμένο ήδη δέντρο.
Όλα αυτά υπό το «βλέμμα» ενός από τους ιδρυτές των Ηνωμένων Πολιτειών, του George
Washington, το άγαλμα του οποίου δεσπόζει απέναντι από το χρηματιστήριο, αφού στην
ιστορική περιοχή διαδραματίστηκαν γεγονότα του πολέμου της ανεξαρτησίας με το όνομα της
οδού, σήμερα ταυτισμένο μεταφορικά με τις διεθνείς αγορές, να αναφέρεται κυριολεκτικά, όχι
σε κάποιο τοίχο, αλλά στο τείχος που προϋπήρχε στην περιοχή και είχε χτιστεί για την
αντιμετώπιση πειρατών.
Έπειτα, η αποστολή ανέβηκε στην αίθουσα υποδοχής στην οποία ο Αντιπρόεδρος του John
Tuttle την υποδέχτηκε και στη σύντομη ομιλία του, αφού «ξενάγησε» τους επισκέπτες στην
ιστορία του θεσμού, αναφέρθηκε στη στενή και μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου
της Νέας Υόρκης με την ελληνική επιχειρηματικότητα κάνοντας ιδιαίτερη αναφορά στη ναυτιλία,
αλλά και την ομογένεια. Συνεχάρη το Νίκο και την Όλγα Μπορνόζη για τα 25 χρόνια του Capital
Link και κάλεσε τον Νίκο Μπορνόζη και τον Γιάννο Κοντόπουλο να απευθύνουν ένα σύντομο
χαιρετισμό, με τον τελευταίο να προσκαλεί τον οικοδεσπότη στην Αθήνα.
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Κυριαρχία του γαλάζιου!
Ο John Tuttle κάλεσε στο πόντιουμ όλους του εκπροσώπους των εισηγμένων στο
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης ελληνικών εταιριών και τους παρέδωσε ένα συμβολικό
νόμισμα με την εγχάρακτη απεικόνιση του χρηματιστηρίου στη μία όψη και το έτος 1792, που
θεωρείται το έτος ίδρυσης στην τότε μορφή του του θεσμού. Κεντρικό πρόσωπο και κεντρικός
ομιλητής της σύντομης εκδήλωσης και πάλι ο Νικόλαος Τσάκος στον οποίο απονεμήθηκε και
μια τιμητική πλακέτα του θεσμού. Ο Έλληνος εφοπλιστής αφού αναφέρθηκε και πάλι με
συντομία στην πορεία της εταιρίας του και ευχαρίστησε τους παρευρισκόμενους ανταπέδωσε
με ένα αναμνηστικό δώρο σε ένα χαρακτηριστικό κουτί με την ελληνική σημαία.
Ο Νικόλαος Τσάκος δώρισε επίσης ένα πολύ καλόγουστο μαντήλι με τα ελληνικά χρώματα
στην, επίσης παρούσα Διευθύντρια (CFO) Διεθνών Κεφαλαιακών Αγορών του NYSE
Cassandra Seier, πολλοί παραβρισκόμενοι φορούσαν γραβάτες με μπλε χρώματα, τέτοια ήταν
και η εορταστική γραβάτα της ΤΕΝ, ενώ άλλο ανώτατο στέλεχος του NYSE φορούσε τη
γραβάτα που έκανε παγκοσμίως γνωστή πριν λίγες μέρες ο Βασιλιάς της Μεγάλης Βρετανίας
Κάρολος, χαρακτηριστικό και αυτό για την μονοήμερη μεν αλλά εμφατική ελληνική «κυριαρχία»
στη Wall Street!
 
Διαβάστε ακόμα: Η ομογένεια της Νέας Υόρκης τίμησε τον Νικόλαο Τσάκο. 
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25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum:«GREECE AS A REGIONAL
HEALTHCARE HUB – Investment Opportunities»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Χορηγός επικοινωνίας και το Bankingnews
Τo ακόλουθο εξαιρετικά ενδιαφέρον ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ με τίτλο «GREECE AS A
REGIONAL HEALTHCARE HUB – Investment Opportunities» περιλαμβανόταν στην ατζέντα
του Συνεδρίου 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum με τίτλο «Accelerating
Investments for Sustainable Growth», που πραγματοποιήθηκε με μεγάλη επιτυχία και 
εξαιρετική συμμετοχή, τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, 2023, στην Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το
«New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες
διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς, υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στην
Νέα Υόρκη.
Το Συνέδριο υποστήριξαν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετείχαν ως Κύριοι Χορηγοί. 
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ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ : GREECE AS A REGIONAL HEALTHCARE HUB – Investment
Opportunities
Συντονιστής: κ. Vassilis Kontozamanis, Former Alternate Minister of Health – Hellenic Republic
Ομιλητές:
κ. Orestis Kavalakis, Governor of Recovery and Resilience Facility Coordination Agency -
Ministry of Economy and Finance
κ. Greg Siokas, CEO – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ: COSM) 
κ. James Christopoulos, Partner– CVC Capital Partners
κ. Simos Simeonidis, PhD, Chairman, CEO & Co-Founder - Delsona Therapeutics
Ο κ. Vassilis Kontozamanis, Former Alternate Minister of Health – Hellenic Republic, τόνισε:
«Η σχετική επιστημονική βιβλιογραφία έχει τεκμηριώσει με κατηγορηματικό τρόπο την
αμφίδρομη θετική συσχέτιση μεταξύ επιπέδου υγείας, δαπανών υγείας και οικονομικής
ανάπτυξης. Βασικός πυλώνας της αναπτυξιακής διάστασης της υγείας είναι η ενίσχυση της
καινοτομίας, η εισαγωγή νέων τεχνολογιών, προϊόντων και υπηρεσιών και η στήριξη
επιχειρηματικών δραστηριοτήτων. Επομένως, το σύστημα υγείας μπορεί να αποτελέσει ένα
εργαστήρι ανάπτυξης και ενσωμάτωσης καινοτομιών σε όλο το φάσμα του υγειονομικού τομέα,
χρηματοδότηση, διακυβέρνηση και διοίκηση, παροχή νέων προϊόντων, τεχνολογιών και
υπηρεσιών, μέτρηση επίδοσης/ απόδοσης και αξιολόγηση, ανταποκρισιμότητα υπηρεσιών,
ισότιμη πρόσβαση και ικανοποίηση χρηστών. 
Μπορούμε να δημιουργήσουμε έναν ενάρετο κύκλο. Μέσω της εστίασης στη βελτίωση του
επιπέδου υγείας, στη βελτίωση της παραγωγικότητας και την εισαγωγή καινοτομίας στις
διαστάσεις του συστήματος ενισχύεται η οικονομική ανάπτυξη η οποία με τη σειρά της
επιτρέπει την ενίσχυση της χρηματοδότησης του τομέα  υγείας και των παρεχόμενων
υπηρεσιών υγείας.
Σε ότι αφορά στον τομέα της υγείας, 3 επιπλέον λόγοι επιβεβαιώνουν το γεγονός ότι οι
επενδύσεις στον τομέα επισπεύδονται. Πρώτον, η χώρα διαθέτει μοναδικά χαρακτηριστικά
όπως εξειδικευμένο προσωπικό, υποδομές και προηγμένη ιατρική τεχνολογία. Δεύτερον, ένα
ώριμο οικοσύστημα Έρευνας και Ανάπτυξης υφίσταται. Και τρίτον, ο τομέας παρουσιάζει
επενδυτικές ευκαιρίες λόγω της χρηματοδότησης που προέρχεται από το Ταμείο Ανάκαμψης
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και Ανθεκτικότητας. 
Μελέτη της Endeavor Greece έχει καταδείξει ότι 138 διεθνής εταιρείες έχουν ιδρύσει
τεχνολογικό κόμβο στην Ελλάδα και απασχολούν περισσότερα από 8000 άτομα. 73 εξ αυτών
να είναι πολυεθνικές
Η επενδυτική κοινότητα έχει αναγνωρίσει την επιτυχή διαχείριση της κρίσης λόγω της
Πανδημίας της COVID-19 και ήδη μεγάλες επενδύσεις έχουν σχεδιαστεί και έχουν υλοποιηθεί ή
υλοποιούνται. 
Η Ελληνική Κυβέρνηση έχει δεσμευτεί για ένα σύγχρονο, αποδοτικό και ανθεκτικό σύστημα
υγείας που θα ανταποκρίνεται στις αρχές του value based healthcare, με τις διαρθρωτικές
αλλαγές που υλοποιούνται να δημιουργούν της προϋποθέσεις ενός ελκυστικού επενδυτικού
περιβάλλοντος. Ξεκάθαρα, στηρίζει και υποστηρίζει κάθε επενδυτική προσπάθεια»
Ο κ. Orestis Kavalakis, Governor of Recovery and Resilience Facility Coordination Agency -
Ministry of Economy and Finance, τόνισε: «Το Ταμείο Ανάκαμψης Ελλάδα 2.0 αποτελεί ένα
πολύτιμο χρηματοδοτικό εργαλείο για την Ελλάδα, με κατεύθυνση την πράσινη μετάβαση, τον
ψηφιακό μετασχηματισμό, την αλλαγή του παραγωγικού μοντέλου, αλλά και τις σύγχρονες
ανάγκες της κοινωνίας και των πολιτών. Μέσα από το σκέλος των grants, χρηματοδοτεί
δημόσιες επενδύσεις και μεταρρυθμίσεις άνω των 18 δις ευρώ σε όλους τους τομείς της
οικονομίας, ενώ ταυτόχρονα με ένα ελκυστικό δανειακό πρόγραμμα άνω των 17 δις €, στηρίζει
και τις ιδιωτικές επενδύσεις.   
Στον τομέα της υγείας, οι πόροι του Ταμείου Ανάκαμψης επιχορηγούν 42 έργα που έχουν
συνολικό προϋπολογισμό 2,17 δις ευρώ. Χρηματοδοτούν τη μεγαλύτερη οριζόντια παρέμβαση
στις δημόσιες υποδομές υγείας και τον εξοπλισμό που έχει γίνει στη χώρα τα τελευταία χρόνια,
ενώ προωθούν σημαντικά τον  ψηφιακό μετασχηματισμό των οργανισμών υγείας και των
υπηρεσιών. 
Ταυτόχρονα, καθώς το Ταμείο Ανάκαμψης περιλαμβάνει και μεταρρυθμίσεις, εισάγονται
οργανωτικές αλλαγές στο σύστημα δημόσιας υγείας,  χρηματοδοτείται πρόγραμμα νοσηλείας
στο σπίτι και ευρύ πρόγραμμα δευτερογενούς πρόληψης υγείας, που συμβάλει και στην
αλλαγή νοοτροπίας του πληθυσμού, ενώ προωθείται και  μεταρρύθμιση στην αντιμετώπιση
των θεμάτων ψυχικής υγείας. 
Οι ιδιωτικές επενδύσεις στην ελληνική φαρμακοβιομηχανία, μεσημαντική παραγωγική βάση
στη χώρα και εξαγωγικό προσανατολισμό, ενισχύονται μέσω του επενδυτικού clawback για
δαπάνες σε έρευνα και ανάπτυξη, νέα προϊόντα και γραμμές παραγωγής. Επιπλέον, τα
χαμηλότοκα δάνεια του Ταμείου Ανάκαμψης κινητοποιούν και πρόσθετες ιδιωτικές επενδύσεις
στον τομέα της υγείας. Η υγεία είναι μια τις βασικές προτεραιότητες του Ταμείου Ανάκαμψης
Ελλάδα 2.0, τόσο από πλευράς διάθεσης πόρων όσο και από πλευράς στόχευσης των έργων
σε κρίσιμους τομείς, σε ιδιωτικές επενδύσεις αλλά και σε σύγχρονες προσεγγίσεις στον τομέα
της υγείας, με καθολικό ζητούμενο τη πρόσβαση των πολιτών σε ποιοτικές υπηρεσίες  υγείας
και τη βελτίωση της καθημερινής τους ζωής.»
Ο κ. Greg Siokas, CEO – Cosmos Health, Inc., τόνισε: «Είμαστε μία από τις λίγες ελληνικής
καταγωγής εταιρείες που είναι εισηγμένες στον NASDAQ/NYSE εκτός του χώρου της
ναυτιλίας. Η Cosmos είναι ένας διαφοροποιημένος, καθετοποιημένος παγκόσμιος όμιλος
υγειονομικής περίθαλψης με στόχο να παρέχει ένα ευρύ φάσμα καινοτόμων προϊόντων και
υπηρεσιών, που κυμαίνονται από τα διατροφοδραστικά και φαρμακευτικά προϊόντα έως τη
διανομή υγειονομικής περίθαλψης, την τηλεϊατρική και την επαναστόχευση φαρμάκων με
τεχνητή νοημοσύνη. Κεντρικό ρόλο στις δραστηριότητές μας παίζει η Έρευνα & Ανάπτυξη, με
στόχο την αντιμετώπιση διαταραχών και προβλημάτων υγείας όπως η παχυσαρκία, ο διαβήτης
και ο καρκίνος.
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Οι βασικές αξίες της Cosmos είναι βαθιά ριζωμένες στην ελληνική κληρονομιά της. Στην Αθήνα
και τη Θεσσαλονίκη απασχολούμε περισσότερους από 300 συνεργάτες και επεκτεινόμαστε. Τα
εξαιρετικά ποσοστά ικανοποίησης και διατήρησης των εργαζομένων μας αποδεικνύουν τη
δέσμευσή μας να είμαστε ένας κορυφαίος εργοδότης.Τα συμπληρώματα διατροφής μας, Sky
Premium Life, έχουν κατακτήσει τη διεθνή αγορά και διατίθενται από φαρμακεία, αλυσίδες
λιανικής και ηλεκτρονικές πλατφόρμες σε περιοχές όπως οι ΗΠΑ, ο Καναδάς, το Ηνωμένο
Βασίλειο, η Ευρώπη και η Ασία.Η Mediterranation, το premium brand μας συμπληρωμάτων
διατροφής, αποτελεί παράδειγμα της καινοτομίας μας, εμπνευσμένο από τον μεσογειακό
τρόπο ζωής. Οι μοναδικές του συνθέσεις βιταμινών και μετάλλων παρασκευάζονται με
ελληνικές πρώτες ύλες υψηλής ποιότητας και παραδοσιακά βότανα, αντανακλώντας τη
δέσμευσή μας προς την ελληνική παράδοση και κληρονομιά.
Η στρατηγική εξαγορά της Cana Laboratories, μιας ιστορικής φαρμακευτικής εταιρείας με έδρα
την Αθήνα, η οποία διαθέτει άδεια GMP και πιστοποίηση από τον EMA, μας δίνει τη
δυνατότητα να παρασκευάζουμε ένα ευρύ φάσμα προϊόντων, από καλλυντικά έως
φαρμακευτικά προϊόντα.
Οι εγκαταστάσεις διανομής μας χρησιμοποιούν προηγμένες ρομποτικές τεχνολογίες,
ενισχύοντας την ποιότητα και την αποτελεσματικότητα των υπηρεσιών μας.
Το τμήμα Έρευνας & Ανάπτυξής μας, με έδρα την Αθήνα, αναπτύσσει μια συναρπαστική σειρά
φαρμακευτικών προϊόντων, μεταξύ αυτών και ένα πρωτοποριακό προϊόν κατά της
παχυσαρκίας, το οποίο σύντομα θα εισέλθει σε κλινικές δοκιμές.
Παράλληλα, αναζωογονούμε εμβληματικά ελληνικά brands, όπως η bio-bebe, και επεκτείνουμε
σειρές προϊόντων για να καλύψουμε παγκόσμιες ανάγκες, όπως τα νοσοκομειακά αντισηπτικά
με C-Scrub.
Παρά τα επιτεύγματά μας, πιστεύουμε ότι είμαστε ακόμα στην αρχή. Με την ισχυρή οικονομική
θέση που έχουμε χτίσει, έχουμε τις βάσεις για γρήγορη και βιώσιμη ανάπτυξη,
συμπεριλαμβανομένων των σχεδίων μας για το spin-off του τμήματος Έρευνας & Ανάπτυξης
σε μια αυτόνομη εταιρεία βιοτεχνολογίας»
Ο κ. James Christopoulos, Partner– CVC Capital Partners, τόνισε: « Η ευρύτερη αγορά της
υγειονομικής περίθαλψης έχει αναδειχθεί τα τελευταία χρόνια ως βασικός τομέας για ξένες
επενδύσεις (FDI) στην ελληνική οικονομία. Οι θεσμικοί επενδυτές έχουν δραστηριοποιηθεί
ιδιαίτερα στις αγορές φαρμακευτικών και υπηρεσιών υγείας (όπως νοσοκομεία). Επιπλέον, η
Pfizer, η παγκόσμια φαρμακευτική εταιρεία, έχει πραγματοποιήσει μία σημαντική επένδυση στη
Θεσσαλονίκη. Μέσω όλων αυτών των επενδύσεων  αναδεικνύονται μερικά από τα βασικά
προτερήματα της Ελλάδας: (i) το ταλαντουχο και πολυγλωσσο ανθρώπινο δυναμικό της με
διακεκριμενους ιατρούς, ερευνητές και ακαδημαϊκους, οι οποίοι προσφέρουν τις υπηρεσίες
τους σε ανταγωνιστικές τιμές έναντι άλλων ευρωπαϊκών χωρών (ii) τη γεωγραφική θέση της
χώρας που ενισχύει τον ρόλο της ως γέφυρα μεταξύ της Νοτιοανατολικής Μεσογείου, της
Μέσης Ανατολής, της Βόρειας Αφρικής και της Ευρώπης και (iii) ένα σχετικά σταθερό
μακροοικονομικό και πολιτικό προφίλ, εδραιωμένο στην Ευρωπαική Ένωση. 
Πιστεύουμε ότι αυτά τα βασικά συστατικά μπορούν όχι μόνο να υποστηρίξουν την περαιτέρω
ανάπτυξη της Ελλάδας αλλά και την ευκαιρία να αποτελέσει κόμβο και για την ευρύτωρη
περιοχή, για τον «τουρισμό υγείας», για τη διεύρυνση του τομέα της Έρευνας και Ανάπτυξης
(Ε&Α) και στην εξαγωγή της φαρμακοβιομηχανίας και - γιατί όχι - στην ανάπτυξη της εγχώριας
βιοτεχνολογίας. Η μέχρι τώρα εμπειρία μας ως επενδυτές στην Ελλάδα παραμένει πολύ θετική
και εχει ενισχύσει την άποψή μας ότι μπορεί να δημιουργηθεί και στην χώρα μας ένας θετικός
«ενάρετος κύκλος» από νέες επενδύσεις σε τεχνολογία, εγκαταστάσεις και, φυσικά,
ανθρώπους. Όταν γίνονται αυτές οι επενδύσεις ενισχύεται ολοένα και η προσέλκυση
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περισσότερων ταλαντούχων ανθρώπων (και φυσικά και πελατών). 
Για να επιτευχθούν όλοι οι στόχοι της χώρας στην αγορά της υγειονομικής περίθαλψης,
πιστεύουμε ότι είναι αναγκαίο να αυξηθεί η συνεργασία μεταξύ του ακαδημαϊκού, μη
κερδοσκοπικού, κυβερνητικού και επιχειρηματικού κόσμου – ιδιαίτερα δεδομένης της
ευαίσθητης φύσης του κλάδου της υγειάς.  Μόνο έτσι μπορεί να επιταχυνθεί και το «brain gain»
που έχει αποτελέσει θέμα συζήτησης του συνεδρίου και είναι ιδιαίτερα σχετικό και σημαντικό 
για την αγορά υγειονομικής περίθαλψης, καθώς και η ενίσχυση ορισμένων τομέων της
σύγχρονης τεχνολογίας και της καινοτομίας που θα στηριξουν τη μακροπρόθεσμη και βιώσιμη
αναπτυξη της χωρας μας.
Από την πλευρά μας στη CVC ελπίζουμε να συνεχίσουμε να συμβάλουμε με τις υπάρχουσες
αλλα και με πιθανές μελλοντικές μας επενδύσεις στην περαιτέρω ανάπτυξη αυτού του
στρατηγικού τομέα της ελληνικής οικονομίας.»
Ο κ. Simos Simeonidis, PhD, Chairman, CEO & Co-Founder - Delsona Therapeutics, τόνισε:
«Αυτή τη στιγμή ζούμε σε μια εποχή άνευ προηγουμένου προόδου και καινοτομίας στη
βιοτεχνολογία, αυτό που θα περιέγραφα ως Αναγέννηση στον χώρο. Αυτό οφείλεται στην
επιτάχυνση της βελτιωμένης κατανόησής μας για τη βιολογία, σε συνδυασμό με τις εξελίξεις
στην τεχνολογία που οδήγησαν και θα συνεχίσουν να οδηγούν σε πρωτοποριακά φαρμακα.
Αυτα τα νέα φαρμακα θα οδηγήσουν σε θεραπειες σε ορισμένες περιοχές ασθενειών και θα
μειώσουν σημαντικά τη θνησιμότητα και θα παρατείνουν τη ζωή σε άλλες.
Είμαι πολύ αισιόδοξος για τις δυνατότητες της Ελλάδας ως κόμβου για την υγειονομική
περίθαλψη, ειδικά στη βιοτεχνολογία για διάφορους λόγους. Καταρχάς, λόγω του ανθρώπινου
κεφαλαίου της χώρας, τόσο στην Ελλάδα, όπου υπάρχουν πολλά διαθέσιμα ταλέντα τόσο στην
ιατρική όσο και στις βιοϊατρικές επιστήμες, όσο και στο εξωτερικό, όπου έχουμε πολλά
στελέχη, επιστήμονες και επιχειρηματίες σε εξέχουσες θέσεις στη βιοτεχνολογία και με την
τεχνογνωσία και την προθυμία να βοηθήσει. Δεύτερον, η τρέχουσα πολιτική βούληση και η
πρόσφατη πολιτική και οικονομική σταθερότητα, που έχουν κάνει τις επενδύσεις στην Ελλάδα
πολύ πιο ελκυστικές από ό,τι στο παρελθόν. Έχοντας το προνόμιο να υπηρετήσω ως μέλος
μιας ομάδας (με επικεφαλής τον Στέλιο Παπαδόπουλο και απαρτιζόταν από προσωπικότητες
του χώρου, όπως ο Άλμπερτ Μπουρλά, ο Γιώργος  Σκαγκος, ο Νίκος Γαλακάτος και ο Γιώργος
Γιανκόπουλος, μεταξύ άλλων) που εργάστηκε στην Πρωθυπουργικη 2- έτη μελέτης χάρτη
πορείας για το μέλλον της βιοτεχνολογίας στην Ελλάδα, μπόρεσα να δω από κοντά την ισχυρή
δέσμευση και την επιθυμία της κυβέρνησης να το κάνει πραγματικότητα. Έχοντας ζήσει στις
ΗΠΑ τα τελευταία 35 χρόνια και έχοντας περάσει σχεδόν 30 χρόνια ως ακαδημαϊκός
βιοϊατρικός επιστήμονας και στη συνέχεια ως επενδυτής και στέλεχος βιοτεχνολογίας, είναι η
πρώτη φορά που αντιμετώπισα τέτοιο επίπεδο σοβαροτητας, δέσμευσης και ετοιμότητας  από
Ελληνική κυβέρνηση.
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΘΗΚΕ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
Μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, το Συνέδριο έχει επιδοθεί σε
συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό
κοινό. Το φετινό Φόρουμ ήταν ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα
εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας, παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις. Η πολιτική
σταθερότητα της χώρας, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Η αναβάθμιση της ελληνικής
οικονομίας από τον οίκο Fitch επισημοποιεί την ανάδειξη της Ελλάδας στην επενδυτική
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κατηγορία από την πλευρά της πιστοληπτικής αξιολόγησης. Η Fitch είναι ο τρίτος - από τους
τέσσερις αναγνωρισμένους από την ΕΚΤ- οίκος αξιολόγησης που απονέμει τους τελευταίους
μήνες στη χώρα μας το καθεστώς της επενδυτικής βαθμίδας. Γεγονός που πιστοποιεί την
πρόοδο της ελληνικής οικονομίας και τις ακόμη πιο θετικές προοπτικές που διανοίγονται με την
εφαρμογή της πολιτικής της χώρας. Δημιουργεί παράλληλα τις προϋποθέσεις για περαιτέρω
ενίσχυση της εισροής επενδύσεων, καλύτερες συνθήκες χρηματοδότησης της οικονομίας,
ανάπτυξη και αύξηση της απασχόλησης.
O Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, απευθύνθηκε στους επενδυτές μέσω
γραπτού μηνύματος.
Συμμετείχαν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.  
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: Κυρία Μάιρα Μυρογιάννη, Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας – Υπουργείο Εξωτερικών, κ. Ορέστης Καβαλάκης,
Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Δημήτριος Τσάκωνας, Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός
Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών
Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ. Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων
Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Γρηγόρης
Δ. Δημητριάδης, Διευθύνων Σύμβουλος και εκτελεστικό μέλος ΔΣ - ΥΠΕΡΤΑΜΕΙΟ – Εθνικό
Επενδυτικό Ταμείο, Δρ. Μαρίνος Γιαννόπουλος, CEO - ENTERPRISE GREECE.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσώπησαν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank εκπροσώπησε η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board. 
Το Χρηματιστήριο Αθηνών εκπροσώπησε ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens Exchange
Group,  και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος της
Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίξαν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: v τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες:  1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank,  και από: v τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.  
Ομιλητές ήταν σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP)  • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
23 Εισηγμένες Εταιρίες είχαν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών  : Athens
Exchange Group  - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company SA (EYDAP)
-Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ: COSM) -
Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ ENERGY
Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group  - MYTILINEOS  -
National Bank of Greece  - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA
Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία έκανε ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και o κ. Evan Kotsovinos, Vice President and
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General Manager – Google. Εισαγωγικές ομιλίες έκαναν ο   κ. John Tuttle, Vice Chairman –
NYSE; President - NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO - TEN Ltd., και η
κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group - Goldman Sachs.
Ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ.  John Tuttle, Vice Chairman - NYSE ; President
- NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
Το Συνέδριο έκλεισε τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου
απονεμήθηκε το "2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Τα Εισαγωγικά Σχόλια του
Υπουργού Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωστή Χατζηδάκη, διάβασε ο Πρόεδρος της
Capital Link, κ. Νίκος Μπορνόζης, καθώς ο υπουργός επέστρεψε εκτάκτως στην Ελλάδα. H
Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S. Department of
State, πραγματοποίησαν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου
ήταν η Κυρία Nicole Petallides, Host - Schwab Network ; Former Anchor - FOX Business
Network.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link διοργάνωσαν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης χτύπησαν το “Closing Bell - καμπανάκι του κλεισίματος
των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock Exchange.
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd., has been Lead
Sponsor for the last 15 years.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • Calamos Investments • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS
LAW FIRM • Eldorado Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis,
Diakopoulos & Associates Law Firm • GEK TERNA Group of Companies • Hellenic
Development Bank • Hill International • Intrakat Group • JLL - Athens Economics • Koutalidis
Law Firm • Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas &
Partners Law Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of
Companies • PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal - A.S.
Papadimitriou & Partners Law Firm • Savills Hellas 
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP - Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • Moussas & Partners Law Firm • OPAP S.A. • PRODEA Investments
• Trastor REIC • VK PREMIUM Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί: 
Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
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(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • Chicago Atlantic
• CVC • Delsona Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) •
Growthfund, the National Fund of Greece • Hotel Investment Partners (HIP) • Microsoft • Pfizer
• Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy Transition Investments 
Χορηγός Speakers Reception: Red Apple Group
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:  
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης - Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη 
AHEPA • AHI - American Hellenic Institute • Cyprus - US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM - European Financial Management Association •
HABA - Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce • 
HLA - Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW -
Hellenic Professional Women Inc. •  HAWK - Hellenic American Women's Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens - Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News: 
tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media: 
Εθνικός Κήρυξ – The National Herald 
Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • GreekNewsUSA.com • Hellas Journal By Mignatiou.Com •
Hellenic DNA • Hellenic News of America 
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
www.bankingnews.gr 
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ΔΕΗ: Ανακοίνωση – ρυθμιζόμενη πληροφορία ν. 3556/2007
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η εταιρεία με την επωνυμία Δημόσια Επιχείρηση Ηλεκτρισμού Α.Ε. (εφεξής: η «Εταιρεία»)
ανακοινώνει ότι – σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 3556/2007 και σύμφωνα με σχετική
γνωστοποίηση που έλαβε στις 13.12.2023 από την εταιρεία διαχείρισης επενδυτικών
κεφαλαίων Covalis Capital LLP καθώς και τον απώτατο ελέγχοντα αυτής, κ. Zilvinas Mecelis –
επενδυτικά κεφάλαια, κανένα εκ των οποίων δεν υπερέβαινε μεμονωμένα το ελάχιστο όριο του
5%, που τελούν υπό τη διαχείριση της Covalis Capital LLP μείωσαν την συμμετοχή τους στις
08.12.2023 σε:
(α) 151.771 δικαιώματα ψήφου (ή 0,04%) που ενσωματώνονται σε μετοχές, σύμφωνα με το
αρ.10 του ν. 3556/2007 , από 402.504 (ή 0,10%) στις 17.10.2022 και (β) 18.417.308
δικαιώματα ψήφου (ή 4,82%) προερχόμενα από σύναψη χρηματοοικονομικών συμβάσεων επί
διαφορών (contracts for differences – CFDs), με διακανονισμό σε μετρητά, (άρθρο 11 παρ. 1
(β) του ν. 3556/2007, ήτοι
μέσω της σύναψης χρηματοπιστωτικού μέσου που δεν παρέχει μεν δικαίωμα απόκτησης
μετοχών της Εταιρείας, αλλά έχει αντίστοιχη οικονομική επίπτωση) από 19.722.840 (ή 5,16%)
στις 17.10.2022.
Ως εκ τούτου η συνολική συμμετοχή της Covalis Capital LLP καθώς και του απώτατου
ελέγχοντα κ. Zilvinas Mecelis διαμορφώθηκε συνολικώς στις 08.12.2023 στα 18.569.079 (ή
4,86%) δικαιώματα ψήφου της ΔΕΗ Α.Ε. (ήτοι, το άθροισμα των δικαιωμάτων ψήφου που
ενσωματώνονται σε μετοχές και των δικαιωμάτων ψήφου που προέρχονται από
χρηματοπιστωτικά μέσα) από 20.125.344 (ή 5,26%) στις 17.10.2022.
Απώτατος ελέγχων της εταιρείας διαχείρισης Covalis Capital LLP, μέσω αλυσίδας ελεγχόμενων
επιχειρήσεων (IGE Investments Limited, Covalis Capital GP Limited, Covalis Capital LP,
Covalis Capital (Cayman) Limited, Covalis Capital (UK) Limited), οι οποίες όρισαν την Covalis
Capital LLP ως εκπρόσωπο προκειμένου να προβεί στην απαιτούμενη γνωστοποίηση, κατά τα
οριζόμενα στο άρθρο 5 παρ. 4 της απόφασης του Δ.Σ. της Ε.Κ. υπ’ αριθμ. 1/434/3.7.2007,
είναι ο κ. Zilvinas Mecelis.
Δείτε την ανακοίνωση
Ανακοίνωση
Σχετικά θέματα:
ΔΕΗ: Ανακοίνωση – ρυθμιζόμενη πληροφορία
«20ο Ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum»
Υγεία: Έγκριση Πληροφοριακού Δελτίου
Alpha Trust Ανδρομέδα ΑΕΕΧ: Με 25,295% στα δικαιώματα ψήφου η Alpha Trust
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Ν.Μπορνόζης (Capital Link) στο iefimerida: Η Ελλάδα έχει μπει σε μια περίοδο
σταθερότητας, ανάπτυξης, θετικών προοπτικών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με αφορμή το επιτυχημένο συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη με θέμα
τις επενδύσεις, το iefimerida.gr συνομίλησε με τον πρόεδρο της εταιρείας κ. Νικόλαο
Μπορνόζη.
Η Capital Link ιδρύθηκε το 1995 από τον Νικόλαο Μπορνόζη και την αδερφή του Όλγα
Μπορνόζη και είναι μια παγκόσμιου βεληνεκούς εταιρεία με έδρα τη Νέα Υόρκη, φημισμένη για
τα επιτυχημένα συνέδρια που διοργανώνει σε όλο τον κόσμο, με στρατηγική εστίαση στους
τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων,της ενέργειας, καθώς και την προβολή της Ελλάδας
διεθνώς σαν επιχειρηματικό και επενδυτικό προορισμό. Η εταιρεία είναι μέλος του Baltic
Exchange και συνεργάζεται πολύ στενά με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το NASDAQ
και το Χρηματιστήριο του Λονδίνου καθώς και με σημαντικούς διεθνείς και υπερεθνικούς
οργανισμούς.
Λίγο μετά την λήξη του συνεδρίου, συνομιλήσαμε με τον κ. Μπορνόζη για την Capital Link, την
πορεία της ελληνικής οικονομίας και για τις επενδύσεις στην Ελλάδα. Ακολουθούν όσα
ενδιαφέροντα είχε να μας πει.
Kύριε Μπορνόζη θα θέλαμε να σας ευχαριστήσουμε για την συνέντευξη και να ξεκινήσουμε
λέγοντάς μας λίγα λόγια για την Capital Link.
Η Capital Link έχει την τιμή να συνεργάζεται με την πλειονότητα των Ελληνικών συμφερόντων
ναυτιλιακων εταιρειών εισηγμένων στα Αμερικανικά χρηματιστήρια, υποστηρίζοντας την
επικοινωνία και την επαφή τους με τους μετόχους τους, το επενδυτικό κοινό, τους αναλυτές, τα
οικονομικά ΜΜΕ και εν γένει την χρηματιστηριακή, οικονομική και επενδυτική κοινότητα.
Η επικοινωνία και οι σχέσεις με επενδυτές αποτελούν την κύρια δραστηριότητα μας, που μας
επιτρέπει να έχουμε άμεση γνώση των επίκαιρων θεμάτων του κλάδου, καθώς και πρόσβαση
σε όλους τους σημαντικούς παράγοντες του κλάδου. Παράλληλα,15 απο τα 18 συνέδρια που
διοργανώνουμε ετησίως σε Ευρώπη, Αμερική και Ασία είναι ναυτιλιακού περιεχομένου, και
δεδομένου οτι η Ελλάδα έχει ηγετική θέση στην παγκόσμια ναυτιλία, σε μεγάλο βαθμό τα
συνέδρια μας προβάλλουν την δραστηριότητα των ελληνικών ναυτιλιακών εταιρειών. Με αυτό
τον τρόπο προβάλλουμε συστηματικά επί χρόνια τώρα την ναυτιλία και ιδιαίτερα την ελληνικη
ναυτιλία σε παγκοσμιο επιπεδο, αφού και τα συνέδρια μας είναι σε όλα τα σημαντικά
ναυτιλιακά κέντρα. Εχουμε δε και πολύ σημαντική διαδικτυακή παρουσία, με την συνεχή
διοργάνωση podcasts and webinars σε σημαντικά θέματα του κλάδου.
Ενα απο τα πλέον σημαντικά συνέδρια μας μη ναυτιλιακού περιεχομένου είναι το Annual
Capital Link Invest In Greece Forum που διοργανώνουμε στην Νέα Υόρκη και προβάλλει την
Ελλάδα σαν επιχειρηματικό και επενδυτικό προορισμό. Είναι το μακροβιότερο συνέδριο με
θέμα τις επενδύσεις στην Ελλάδα που διοργανώνεται εκτός Ελλάδος. Αποτελεί ένα διεθνές
συνεδριο για την Ελλάδα στην Νέα Υόρκη, αφού διοργανώνεται σε συνεργασία με τα
χρηματιστήρια Αθηνών και Νέας Υορκης και την υποστήριξη μεγάλων διεθνών επενδυτικών
τραπεζών. Κύριος χορηγός του φετινού συνεδρίου ήταν η Goldman Sachs και η Tsakos
Energy Navigation.
Είναι πολύ σημαντικό το οτι οι εξελίξεις και οι προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και των
επενδύσεων παρουσιάζονται όχι μόνο από τους Ελληνες συνέδρους αλλά και απο διεθνείς
επενδυτές και επιχειρηματίες που μοιράζονται την εμπειρία τους από την μέχρι τώρα παρουσία
τους στην Ελλάδα, αλλά και τις μελλοντικές προοπτικές που βλέπουν να ανοίγονται μπροστά
τους.
Τι συζητήθηκε στο 25ο συνέδριο της Capital Link στην Νέα Υόρκη και ποια συμπεράσματα
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βγαίνουν για το μέλλον του ελληνικού επιχειρείν;
Το φετινό συνέδριο γιόρτασε μια διπλή επέτειο. Αφενός γιατί ήταν το 25ο συνέδριο της Capital
Link, αφετέρου και πιο σημαντικό είναι το γεγονός οτι η Ελλάδα έχει μπει πλέον σε μια
καινούργια περίοδο σταθερότητας, ανάπτυξης και θετικών προοπτικών. Η χρηστή
δημοσιονομική πολιτική που εφαρμόζει η κυβέρνηση, οι μεταρρυθμίσεις και το εν γένει φιλικό
κλίμα προς το επιχειρείν και τις επενδύσεις, επέτρεψαν στην Ελλάδα να αποκτήσει εκ νέου την
επενδυτική βαθμίδα ανοίγοντας νέες ευνοϊκές προοπτικές για την χωρα μας. Τώρα πλέον, ένα
μεγαλύτερο κοινό επενδυτών βάζει την Ελλάδα στο στόχαστρο του και η χώρα όσο και οι
εταιρείες έχουν δυνατότητα πρόσβασης στις διεθνείς κεφαλαιογορές με πιο ευνοϊκούς όρους,
κάτι που θα έχει θετική επίπτωση στην δραστηριότητά τους, καθώς και την οικονομία και την
κοινωνία ευρύτερα.
Τα τελευταία χρόνια, η Ελλάδα έχει προσελκύσει σημαντικές επενδύσεις σε όλους τους τομείς
από διεθνείς επιχειρηματικούς και επενδυτικούς ομίλους. Τώρα, αναμένεται η ροή των
επενδύσεων να αυξηθεί. Το συνέδριο μας, παρουσίασε τις εξελιξεις και προοπτικές σε όλους
τους σημαντικούς τομείς της οικονομίας, όπως τράπεζες, ενέργεια, υποδομές, ακίνητα,
τουρισμός, υγεία, χρηματιστήριο, μετοχές και ομόλογα του δημοσίου και ιδωτικού τομέα. Σε
κάθε πάνελ, υπήρχαν στελέχη επιχειρήσεων, κυβερνητικοί παράγοντες και επενδυτές,
παρέχοντας μια ολοκληρωμένη άποψη. Το συμπέρασμα είναι θετικό όσον αφορά ευκαιρίες για
επενδύσεις σε κάθε τομέα της οικονομίας. Ιδιαίτερη έμφαση δόθηκε και στις θετικές προοπτικές
των μικρομεσαίων επιχειρήσεων που αποτελεί ένα απο τα πιο ζωτικά τμήματα της οικονομίας.
Αυτό φάνηκε και από την ιδιαίτερα αυξημένη ζήτηση για κατ ιδίαν συναντήσεις επενδυτών και
επιχειρηματιών με κυβερνητικούς παράγοντες και εισηγμένες εταιρείες.
Ποια είναι η γνώμη σας για την πορεία της ελληνικής οικονομίας και ποια είναι η αίσθηση που
έχουν οι διεθνείς επενδυτές για την χώρα μας;
Οι διεθνείς επενδυτές έχουν σήμερα αυξημένη εμπιστοσύνη στις προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας. Σημαντικοί διεθνείς επενδυτές, οπως οι John Paulson, BC Partners, CVC, RWE,
Google, Pfizer, Microsoft, Thrivest Holding, Golman Sachs Asset Management, HIP Partners
(Blackstone), Eldorado Gold, έκαναν αναφορά στην εμπειρία τους από την μέχρι τώρα
επενδυτική και επιχειρηματική παρουσία τους στην Ελλάδα, αλλά και τα σχέδια τους για
περαιτέρω επενδύσεις. Ο κοινός παρονομαστής είναι η αυξημένη εμπιστοσύνη στις
προοπτικές της Ελλάδος, στις ευκαιρίες που παρουσιάζονται και το γεγονός οτι η χώρα μας
βρίσκεται στην αρχή ενός πολύ θετικού κύκλου για την οικονομία και τις επενδύσεις.
Κατά την περίοδο της κρίσης, η Ελλάδα είχε προσελκύσει ένα μικρότερο κοινό επενδυτών που
είχαν υψηλότερες αντοχές στο ρίσκο. Σήμερα, η Ελλάδα προσελκύει ένα πολύ μεγαλύτερο
κοινό, που προσβλέπει ακριβώς στην πολιτική σταθερότητα, τις θετικές προοπτικές
ανάπτυξης, το φιλικό κλίμα προς το επιχειρείν και τις επενδύσεις, καθώς και στα σημαντικά
στρατηγικά πλεονεκτήματα που έχει η Ελλάδα σαν πύλη προς την ΕΕ και την ευρύτερη
περιοχή της Μεσογείου και των Βαλκανίων.
Η ελληνική οικονομία έχει σημειώσει σημαντικά, σταθερά κέρδη τόσο στις παγκόσμιες
κεφαλαιαγορές όσο και στη διεθνή επενδυτική κοινότητα τα τελευταία χρόνια, ακόμη και ενόψει
των γεωπολιτικών προκλήσεων και της πανδημίας, που επηρέασαν ουσιαστικά την παγκόσμια
οικονομία. Αυτή η αξιοσημείωτη επιτυχία είχε ως αποτέλεσμα την απαρχή νέων και
σημαντικων επενδυτικών δραστηριοτήτων στη χώρα, σηματοδοτώντας μια νέα πορεία προς τα
εμπρός για την Ελλάδα, μια πορεία εκσυγχρονισμού, σταθερότητας και εμπιστοσύνης.
Οι γεωπολιτικές εντάσεις και η ενεργειακή κρίση ενίσχυσαν τη στρατηγική θέση της Ελλάδας
ως ασφαλούς και αποτελεσματικής πύλης σε μια ευρύτερη περιοχή. Οι επιχειρηματικές και
επενδυτικές ευκαιρίες είναι σε όλους τους σημαντικούς τομείς – ενέργεια, logistics, υποδομές,
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τουρισμός, ακίνητα, τεχνολογία, χρηματοοικονομικές υπηρεσίες. Και αρκετές ελληνικές
νεοφυείς επιχειρήσεις κατάφεραν να προσελκύσουν σημαντικές επενδύσεις από ξένους
επενδυτές.
Συνολικά, λοιπόν, είναι μια εποχή πραγματικών ευκαιριών, με την προϋπόθεση ότι θα
συνεχίσουμε με πολιτική σταθερότητα, συνετή διαχείριση της οικονομίας και παροχή φιλικού
προς τις επιχειρήσεις περιβάλλοντος στους διεθνείς επενδυτές.
Το επόμενο βήμα μετά την εκ νέου απόκτηση της επενδυτικής βαθμίδας από την Ελλάδα είναι
η αναβάθμιση του Ελληνικού Χρηματιστηρίου απο αναδυόμενη σε ανεπτυγμένη αγορά, κάτι
που αναμένεται να πραγματοποιηθεί εντός του 2024. Κάτι τέτοιο, θα σηματοδοτήσει ότι ένα
πολύ μεγαλύτερο κοινό επενδυτών που διαχειρίζονται πολύ περισσότερα κεφάλαια, θα
ενδιαφερθεί για το Ελληνικό Χρηματιστήριο και τις εισηγμένες εταιρείες.
Η πρόσφατη μεγάλη ζήτηση των μετοχών της Εθνικής Τράπεζας από διεθνείς επενδυτές με
μεγάλη υπερκάλυψη, δείχνει ακριβώς το αυξανόμενο ενδιαφέρον για τις ελληνικές μετοχές.
Έτσι, αναμένεται οι ελληνικές εταιρείες να μπορούν πλέον να αντλούν κεφάλαια από τις
διεθνείς αγορές, τόσο μέσω της αγοράς ομολόγων όσο και μετοχών.
Κλείνοντας, θα θέλαμε να μας πείτε ποια είναι τα μελλοντικά σας σχέδια, τι θα πρέπει να
περιμένουμε από την Capital Link στο προσεχές μέλλον και πότε σκέφτεστε να επισκεφτείτε
την Ελλάδα;
Η Capital Link θα δραστηριοποιηθεί στην περαιτέρω προβολή των Ελληνικών εισηγμένων
εταιρειών και του Χρηματιστηρίου στους διεθνείς και ιδιαίτερα τους Αμερικανούς θεσμικούς
επενδυτές, αξιοποιώντας την τεχνογνωσία, εμπειρία και υποδομή μας στον τομέα της
Επενδυτικής Επικοινωνίας και των Επενδυτικών Σχέσεων.
Η επόμενη επίσκεψη στην Ελλάδα είναι προγραμματισμένη τον Φεβρουάριο του 2024, όπου
στις 8 του μήνα διοργανώνουμε το 14th Capital Link Greek Shipping Forum, το οποίο θα
παρουσιάσει την θεσμική ηγεσία της παγκόσμιας ναυτιλίας, καθώς και κορυφαίους Ελληνες και
ξένους πλοιοκτήτες και άλλους παράγοντες της αγοράς.
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Ν. Παπαθανάσης: Aύξηση 15,1% στις επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τα ευρωπαϊκά κονδύλια είναι ένα καθοριστικό εργαλείο για την αναπτυξιακή προοπτική της
Ελλάδας τόνισε ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών
 
Η εξαιρετικά ενδιαφέρουσα Κεντρική Ομιλία του Αναπληρωτή Υπουργού Εθνικής Οικονομίας
και Οικονομικών, κ. Νικόλαου Παπαθανάση με τίτλο: «ACCELERATING THE INVESTMENT
MOMENTUM» καθώς και τα εξαιρετικά ενδιαφέροντα ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ που ακολούθησαν
με τίτλο «LARGE PROJECTS TRANSFORMING GREECE» και «ELLINIKON: REALIZING
THE LARGEST URBAN REGENERATION PROJECT» περιλαμβάνονταν στην ατζέντα του
Συνεδρίου 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum με τίτλο «Accelerating Investments
for Sustainable Growth», που πραγματοποιήθηκε με μεγάλη επιτυχία και εξαιρετική συμμετοχή,
τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, 2023, στην Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το «New York Stock
Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες &
Οργανισμούς, υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη. Το
Συνέδριο υποστήριξαν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos
Energy Navigation)» συμμετείχαν ως Κύριοι Χορηγοί.
O Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης
έκανε κεντρική ομιλία με θέμα:
O κ. Υπουργός στην ομιλία του τόνισε τα εξής:
“Κατά τη διάρκεια των πρώτων τεσσάρων ετών της διακυβέρνησής μας, εφαρμόσαμε ένα
συνεκτικό πρόγραμμα μεταρρυθμίσεων για την αντιμετώπιση διαρθρωτικών προβλημάτων
χωρίς, παράλληλα, να θέσουμε σε κίνδυνο τη δημοσιονομική βιωσιμότητα της οικονομίας μας.
Μειώσαμε τον φορολογικό συντελεστή για τις επιχειρήσεις από το 29% στο 22% και τον φόρο
μερισμάτων στο 5%, ενώ ταυτόχρονα μειώσαμε συνολικά 50 φόρους για να ενισχύσουμε τα
νοικοκυριά και τις επιχειρήσεις.
Η ελληνική οικονομία πλέον αναπτύσσεται πολύ ταχύτερα, καθώς αναμένουμε διπλάσια
ανάπτυξη από την Ευρωζώνη το 2024, ενώ οι επενδύσεις αναμένεται να αυξηθούν στο 15,1%,
από 7,1% το 2023.
Η οικονομία μας έχει πλέον αποδειχθεί ανθεκτική και προσβλέπουμε στο μέλλον με
δημοσιονομική αυτοπεποίθηση, ενώ η Ελλάδα μετατράπηκε σε έναν πολύ ελκυστικό
επενδυτικό προορισμό, καταγράφοντας αξιοσημείωτο ρεκόρ στις άμεσες ξένες επενδύσεις. Το
πετύχαμε ακολουθώντας έναν συνδυασμό μεταρρυθμίσεων και αυστηρής δημοσιονομικής
πειθαρχίας με ένα κατάλληλο μείγμα οικονομικών πολιτικών που άνοιξε ένα μεγάλο παράθυρο
ευκαιριών για τη χώρα. Ταυτόχρονα, μειώσαμε δραστικά τον λόγο του χρέους μας προς το
ΑΕΠ, ανακτήσαμε την επενδυτική βαθμίδα και ήδη επιταχύνουμε την ψηφιακή και πράσινη
μετάβαση της χώρας για να γίνουμε πιο ανταγωνιστικοί και σίγουρα πιο ελκυστικοί για νέες
επενδύσεις.
Τα ευρωπαϊκά κονδύλια είναι ένα καθοριστικό εργαλείο για την αναπτυξιακή προοπτική της
Ελλάδας και είμαστε αποφασισμένοι να τα αξιοποιήσουμε με τον καλύτερο δυνατό τρόπο.
Σημαντικοί ευρωπαϊκοί πόροι (μέσω του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας και των
Ευρωπαϊκών Διαρθρωτικών Ταμείων) έχουν ήδη αρχίσει να εισρέουν στη χώρα μας
υποστηρίζοντας το στρατηγικό μας σχέδιο μεταρρυθμίσεων, τις επενδύσεις στην ψηφιακή και
πράσινη μετάβαση, την κατάρτιση και επανακατάρτιση, καθώς και την στήριξη της
ανταγωνιστικότητας των επιχειρήσεων και την απασχόληση με σημαντικά προγράμματα
κοινωνικής συνοχής.
Θα συνεχίσουμε να αναπτυσσόμαστε και να οικοδομούμε ισχυρά θεμέλια εμπιστοσύνης μεταξύ
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του κράτους και της επιχειρηματικής κοινότητας, καθώς η Ελλάδα έχει ήδη μετατραπεί σε έναν
πολύ ελκυστικό προορισμό για επενδύσεις και σίγουρα ένα υπέροχο μέρος για να ζει κανείς.»
ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ: LARGE PROJECTS TRANSFORMING GREECE
Συντονιστής:
κ. Alexander Metallinos, Partner - PotamitisVekris
Ομιλητές:
• κ. Nikos Nezeritis, Head of Structured Finance - Alpha Bank
• κ. Alexandros Argyros, Managing Director & Head of Investment Banking - AXIA Ventures
Group Ltd
• κ. Paul Ferneyhough, Executive Vice President, Chief Strategy & Commercial Officer -
Eldorado Gold
• κ. Gregory D. Dimitriadis, CEO & Executive Member of the BoD - Growthfund, the National
Fund of Greece
• κ. Vassilis N. Karamouzis, General Manager of Corporate & Investment Banking - National
Bank of Greece
Ο κ. Alexander Metallinos τόνισε: «Κατά τη διάρκεια της οικονομικής κρίσης και παρά τις
μεγάλες δυσκολίες που αντιμετώπισε, η Ελλάδα κατάφερε να ολοκληρώσει σημαντικά έργα
υποδομής:
Ολοκληρώθηκαν έξι μεγάλοι αυτοκινητόδρομοι (οι πέντε μέσω project finance), που συνδέουν
όλες τις μεγάλες πόλεις,
εκσυγχρονίστηκαν 14 περιφερειακά αεροδρόμια,
Ο σταθμός εμπορευματοκιβωτίων του λιμανιού του Πειραιά δεκαπλασιάστηκε για να
διαχειρίζεται περισσότερα από 5.000.000 TEU ετησίως με αποτέλεσμα να κατατάσσεται
σταθερά ως το πρώτο ή δεύτερο λιμάνι στη Μεσόγειο,
Κατασκευάστηκε ο αγωγός φυσικού αερίου TAP, χωρητικότητας 10 δισεκατομμυρίων κυβικών
μέτρων, ο οποίος αποδείχθηκε εξαιρετικά πολύτιμος, όταν η Ρωσία διέκοψε την παροχή
φυσικού αερίου στην ΕΕ.
H Ελλάδα εισέρχεται σε μια νέα εποχή με νέες προτεραιότητες. H ενεργειακή μετάβαση
βρίσκεται στο επίκεντρο των νέων έργων υποδομής. Τα τελευταία τέσσερα χρόνια, σημειώθηκε
σημαντική πρόοδος στη παραγωγή ηλεκτρικής ενέργειας από ανανεώσιμες πηγές με το
ποσοστό να φτάνει στο 58% το 2023 (από 37% το 2019)
Τα σχέδια για την επόμενη επταετία είναι ακόμη πιο φιλόδοξα και περιλαμβάνουν: την αύξηση
των αιολικών και ηλιακών εγκαταστάσεων από 11,5 GW σε 23,5 GW, την εγκατάσταση
μπαταριών 3,1 GW , 2,2 GW αντλησιοταμίευσης, τη διασύνδεση όλων των σημαντικών νησιών
με το εθνικό δίκτυο αλλά και την αύξηση της διασύνδεσης με τις γειτονικές χώρες.
Παράλληλα, προχωρούν διάφορα έργα μεταφορών, όπως ο ΒΟΑΚ, το νέο αεροδρόμιο στο
Καστέλι και ο εκσυγχρονισμός του αεροδρομίου της Καλαμάτας.
Τέλος, το έργο του Ελληνικού, που αποτελεί και το μεγαλύτερο έργο αστικής ανασυγκρότησης
αναμένεται να θα βελτιώσει δραστικά τα νότια προάστια της Αθήνας.
Τα περισσότερα από αυτά τα έργα χρηματοδοτούνται από τον ιδιωτικό τομέα μέσω project
finance. Αυτό απαιτεί ιδιαίτερα πολύπλοκες συμφωνίες και άλλες εξειδικευμένες νομικές
εργασίες. Τα κορυφαία ελληνικά δικηγορικά γραφεία έχουν αποκτήσει σημαντική τεχνογνωσία
σε αυτά τα θέματα τα τελευταία 25 χρόνια και μπορούν να διευκολύνουν την διαδικασία
καταρτίζοντας τα απαραίτητα συμβατικά έγγραφα".
Ο κ. Nikos Nezeritis, αναφέρθηκε στο νέο κύμα μεγάλων έργων υποδομής που
μεταμορφώνουν την Ελλάδα. Τα έργα αυτά προέρχονται από πρωτοβουλίες ιδιωτικοποίησης
και ΣΔΙΤ στις μεταφορές, την παραγωγή και διανομή ενέργειας, την αστική ανάπλαση, τις
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επενδύσεις που συνδέονται με το περιβάλλον, τις βιομηχανίες πρώτων υλών και διυλιστηρίων
και, βέβαια, τις ψηφιακές υποδομές. Ο ίδιος υπογράμμισε ότι η σημαντικότερη μεταρρύθμιση
που συντελείται στην Ελλάδα αφορά στο γεγονός ότι η προσέλκυση και ανάπτυξη επενδυτικών
σχεδίων αποκτά πλέον θεσμικά χαρακτηριστικά. Διεθνείς στρατηγικοί παίκτες καθώς και
επενδυτικά σχήματα έχουν διεισδύσει στην αγορά σε όλους τους τομείς εντάσεως κεφαλαίου
(από τα ρυθμιζόμενα περιουσιακά στοιχεία έως τη φιλοξενία), την ίδια στιγμή που οι μεγάλες
ελληνικές εταιρείες που επέζησαν από την πρόσφατη χρηματοπιστωτική κρίση έχουν
μετατραπεί σε ομίλους με διεθνές αποτύπωμα. Ως απόδειξη του εν εξελίξει μετασχηματισμού,
ο Νίκος Νεζερίτης, σημείωσε ότι πλέον οι επενδυτές μπορούν να απευθύνονται για άντληση
κεφαλαίων στις κεφαλαιαγορές ή να κάνουν χρήση δομημένων χρηματοδοτικών εργαλείων,
καθώς επίσης και τους πόρους του RRF, η λειτουργία του οποίου έχει ομαλά ενταχθεί στις
επιλογές των επενδυτών.
Ο κ. Alexandros Argyros δήλωσε: Καθ' όλη τη διάρκεια του τρέχοντος έτους, η Ελλάδα έχει
βιώσει ένα ταξίδι μετασχηματισμού στο χώρο των επενδύσεων, το οποίο ωθείται από μια
οικονομία που ανακάμπτει μετά από μια παρατεταμένη κρίση. Η πολιτική σταθερότητα, η
επίτευξη επενδυτικής βαθμίδας έπειτα από 13 χρόνια και η πληθώρα ευκαιριών που
εκτείνονται σε διάφορους τομείς, έχουν συγκεντρώσει έντονο ενδιαφέρον από τους επενδυτές,
ενισχύοντας την αυξανόμενη εμπιστοσύνη στις προοπτικές της χώρας.
Στοχεύοντας στο 2024, η χώρα αναμένει σταθερή ανάπτυξη στις ‘Αμεσες Ξένες Επενδύσεις
(ΑΞΕ), οι οποίες ενισχύονται από τις συνεχείς πρωτοβουλίες με στόχο κεντρικούς τομείς,
καθιερώνοντας την σταδιακά ως πυρήνα μετασχηματιστικών εγχειρημάτων. Το επενδυτικό
σενάριο είναι ισχυρό, συμπεριλαμβάνοντας πληθώρα εν εξελίξει και επικείμενων έργων σε
δημόσιο και ιδιωτικό τομέα, επενδυτικές ευκαιρίες στα χρηματοοικονομικά, τον τουρισμό, τον
πιο κομβικό τομέα της Ελλάδας με περίπου 20% συνεισφορά στην οικονομία, καθώς και στους
τομείς των υποδομών, της ενέργειας, των τηλεπικοινωνιών, των ακινήτων και άλλων.
Οι επενδύσεις γίνονται ακόμα πιο ελκυστικές λόγω των κινήτρων που προκύπτουν από ένα
ευνοϊκό περιβάλλον χρηματοδότησης. Αυτό υποστηρίζεται από ευρωπαϊκά κονδύλια στο
πλαίσιο του Μηχανισμού Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας (RRF) που προσφέρει επιχορηγήσεις
και δάνεια συνολικού ύψους 36 δισεκατομμυρίων ευρώ και του Εθνικού Στρατηγικού Πλαισίου
Αναφοράς (ΕΣΠΑ) που ξεπερνά τα 20 δισεκατομμύρια ευρώ.
Το τρέχον έτος σημειώθηκαν σημαντικές συναλλαγές, συμπεριλαμβανομένης της
αποεπένδυσης του Ταμείου Χρηματοοικονομικής Σταθερότητας από μεγάλες τράπεζες,
αξιοσημείωτων IPO στον χρηματοοικονομικό τομέα και στον τομέα των ακινήτων αλλά και
διεθνή ενεργειακά έργα, υποδεικνύοντας την ελκυστικότητα της Ελλάδας στους επενδυτές.
Επιπλέον, η επικείμενη πώληση μεριδίου 30% στον Διεθνή Αερολιμένα Αθηνών μέσω IPO
υπόσχεται σημαντικά έσοδα, τονίζοντας περαιτέρω την επενδυτική γοητεία της χώρας.
Στην AXIA, είμαστε υπερήφανοι για τη συμμετοχή μας σε μετασχηματιστικά έργα που έχουν
επηρεάσει σημαντικά την ελληνική οικονομία. Η πολυετής θέση μας ως κορυφαία επιλογή
μεγάλων εταιρειών, υπογραμμίζει την εμπιστοσύνη που μας δείχνουν καθώς και την συνεχή
προσπάθειά μας για την παροχή εξειδικευμένων συμβουλών, καινοτόμων λύσεων και άψογης
εκτέλεσης. Επιπλέον, οι ισχυρές συνεργασίες μας με παγκόσμιους επενδυτές ενισχύουν
περαιτέρω την ικανότητά μας να συνεισφέρουμε στην διεξαγωγή φιλόδοξων συναλλαγών που
αναβαθμίζουν το οικονομικό περιβάλλον της Ελλάδας.
Ο κ. Paul Ferneyhough δήλωσε: «Η Eldorado είναι ένας από τους μεγαλύτερους ξένους
επενδυτές στην Ελλάδα και υλοποιεί με υπερηφάνεια αυτό ακριβώς που περιγράφει ο τίτλος
του πάνελ: ένα από τα μεγαλύτερα έργα που μεταμορφώνουν την Ελλάδα. Πιστεύουμε στην
αξιοσημείωτη πρόοδο που έχει επιτύχει η χώρα, τη μετατροπή της σε περιφερειακό ενεργειακό

https://www.worldenergynews.gr/index.php?id=550792


https://www.worldenergynews.gr/

 Publication date: 15/12/2023 13:21

 Similar Stats ranking (Greece): 7360

 https://www.worldenergynews.gr/index.php?id=550792

κόμβο και τις εξαιρετικές δυνατότητές της να καταστεί ηγέτης στην ευρωπαϊκή μεταλλευτική
βιομηχανία.
Η Eldorado προωθεί το μετασχηματιστικό της έργο στις Σκουριές στη Βόρεια Ελλάδα,
αξιοποιώντας τις βέλτιστες πρακτικές για τη διασφάλιση των υψηλότερων περιβαλλοντικών
προτύπων και προτύπων ασφάλειας. Οι Σκουριές είναι ένα παγκοσμίου κλάσης πορφυριτικό
κοίτασμα χρυσού-χαλκού που κατά τη συνολική διάρκεια ζωής του -με αρχική εκτίμηση τα 20
έτη- προβλέπεται να έχει ετήσια παραγωγή κατά μέσο όρο 140.000 ουγγιών χρυσού και 67
εκατ. λιβρών χαλκού. Το έργο και οι επενδύσεις μας στα Μεταλλεία Κασσάνδρας αντιστοιχούν
σε μια επένδυση ύψους 1,3 δισ. δολ. και επιπλέον 2 δισ. δολ. σε αξία εξαγωγών και
προμηθειών σε τοπικό επίπεδο. Το έργο των Σκουριών θα δημιουργήσει μακροπρόθεσμη
παρακαταθήκη σε υψηλού επιπέδου εργατικό δυναμικό, βιώσιμης ανάπτυξης, καθώς και
σημαντικού κοινωνικο-οικονομικού αποτυπώματος για τις τοπικές κοινωνίες. Επίσης, οι
Σκουριές θα κατέχουν στρατηγικό ρόλο στην αυτάρκεια της Ευρώπης σε χαλκό έναντι άλλων
τρίτων πηγών, καθώς όλος ο πλανήτης αρχίζει να αναγνωρίζει ότι η βιώσιμη και υπεύθυνη
προμήθεια πρώτων υλών είναι κρίσιμη για την πράσινη μετάβαση.
Ακόμα, αναγνωρίζουμε τον καθοριστικό ρόλο των ελληνικών τραπεζών, της Εθνικής Τράπεζας
της Ελλάδος και της Τράπεζας Πειραιώς, στη χρηματοδότηση για την ολοκλήρωση της
επένδυσης, αλλά και την υποστήριξη της Ευρωπαϊκής Τράπεζας Ανασυγκρότησης και
Ανάπτυξης, που συμμετέχει στο μετοχικό κεφάλαιο της Eldorado για το πρότζεκτ. Όλοι οι
στρατηγικοί μας εταίροι πιστεύουν στον κομβικό ρόλο που η βιώσιμη εξόρυξη μπορεί να έχει
στην Ελλάδα και την Ευρωπαϊκή Ένωση».
Ο κ. Gregory D. Dimitriadis δήλωσε: «Η ελληνική οικονομία στη νέα ανοδική πορεία που ξεκινά
με την επανάκτηση, ύστερα από 13 χρόνια, της επενδυτικής βαθμίδας, έχει στη διάθεσή της και
ένα επιπλέον αναπτυξιακό εργαλείο, το Εθνικό Επενδυτικό Ταμείο. Αυτό είναι ιδιαίτερα
σημαντικό, τόνισε, καθώς η ίδρυση του Εθνικού Επενδυτικού Ταμείου, που επισημοποιήθηκε
πρόσφατα από τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Χατζηδάκη, υποδηλώνει
ότι η επιστροφή της χώρας και της οικονομίας της στην κανονικότητα είναι πλέον πλήρης. Η
ελληνική οικονομία λειτουργεί όπως η οικονομία κάθε σύγχρονης ευρωπαϊκής χώρας, με ένα,
ωστόσο, πλεονέκτημα: έχει τους υψηλότερους ρυθμούς ανάπτυξης στην ΕΕ, στοιχείο που
ενισχύει τις αισιόδοξες προοπτικές για την περαιτέρω αναπτυξιακή πορεία της.
Για το Υπερταμείο, στους κόλπους του οποίου θα λειτουργήσει το Εθνικό Επενδυτικό Ταμείο,
αυτό σημαίνει το άνοιγμα μιας νέας σελίδας. Ήδη εδώ και μια τριετία, σημείωσε ο Διευθύνων
Σύμβουλος του Υπερταμείου, «λειτουργούμε ως ένας αξιόπιστος συνομιλητής μεγάλων
επενδυτών, και αυτό καταγράφεται σε μια σειρά επενδυτικών συμφωνιών για αναπτυξιακά
έργα που μεταβάλλουν την εικόνα της χώρας, όπως επίσης και στο έντονο ενδιαφέρον που
εκδηλώνεται για μεγάλα project του ομίλου, από τον εκσυγχρονισμό των λιμανιών και των
περιφερειακών αεροδρομίων έως τις επενδύσεις στην ενέργεια. Ωστόσο, οι δυνατότητές μας να
συμβάλουμε περαιτέρω στην αναπτυξιακή πορεία της χώρας με την προσέλκυση σημαντικών
επενδύσεων ενισχύονται με την λειτουργία μας ως Sovereign Wealth Fund, μετά την ίδρυση
του Εθνικού Επενδυτικού Ταμείου.»
«Θα μπορούμε πλέον», διευκρίνισε ο κ. Δημητριάδης, «να διαδραματίσουμε το ρόλο του local
partner για τους ξένους επενδυτές. Το γεγονός επίσης ότι οι αναπτυξιακοί στόχοι μας αφορούν
πεδία που βρίσκονται στην πρώτη γραμμή των σύγχρονων οικονομικών κατευθύνσεων για την
αντιμετώπιση της κλιματικής κρίσης, όπως οι πράσινες επενδύσεις και οι νέες τεχνολογίες,
διευκολύνει την προσέλκυση επενδύσεων. Σε όλη αυτή την προσπάθεια», ανέφερε ακόμη, «θα
έχουμε την βοήθεια της BlackRock, ενός συμβούλου υψηλού κύρους που άλλωστε έχει
αναλάβει και την ίδρυση του Εθνικού Επενδυτικού Ταμείου.»
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Ο κ. Vassilios N. Karamouzis, δήλωσε ότι: «Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις
επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση.
Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η οικονομία της χώρας, απαιτείται η
υλοποίηση σημαντικών έργων.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.»
ELLINIKON: REALIZING THE LARGEST URBAN REGENERATION PROJECT
Παρουσίαση από τον
κ. Odissea Athanasiou, Chief Executive Officer - LAMDA Development
Ακολούθησε συζήτηση βάσει ερωτήσεων που του έθεσε ο
• κ. Dimitris Manoussakis, Managing Partner & Founder – Savills Hellas
Ο κ. Odisseas Athanasiou τόνισε ότι: «Η LAMDA Development είναι η κορυφαία εταιρεία στον
κλάδο ανάπτυξης ακινήτων στην Ελλάδα, κατέχοντας ένα διαφοροποιημένο χαρτοφυλάκιο
εμπορικών κέντρων και μαρίνων με απαράμιλλο αποτύπωμα στην ελληνική αγορά. Η LAMDA
Development είναι επίσης η εταιρεία που αναπτύσσει το The Ellinikon, την πρωτοποριακή,
βιώσιμη, έξυπνη και παράκτια «πόλη μέσα στην πόλη» της Ευρώπης, όπου οι κάτοικοι θα
μπορούν να έχουν όλα όσα χρειάζονται στην καθημερινότητά τους, σε απόσταση μόλις 15
λεπτών.
Το χαρτοφυλάκιό μας περιλαμβάνει το The Mall Athens, το Golden Hall, το Designer Outlet
Athens και το Mediterranean Cosmos. Περιλαμβάνει, επίσης, κτίρια γραφείων, οικιστικά
συγκροτήματα και μαρίνες - μία από τις οποίες, η Μαρίνα Φλοίσβου, που αποτελεί τον
απόλυτο προορισμό για mega-yachts στην Ελλάδα.
Αναφορικά με το επενδυτικό μας χαρτοφυλάκιο:
Πρόσφατα, αποκτήσαμε το 100% του McArthurGlen Designer Outlet Athens, του κορυφαίου

https://www.worldenergynews.gr/index.php?id=550792


https://www.worldenergynews.gr/

 Publication date: 15/12/2023 13:21

 Similar Stats ranking (Greece): 7360

 https://www.worldenergynews.gr/index.php?id=550792

εκπτωτικού χωριού στην Ελλάδα, και επανακτήσαμε το μειοψηφικό μερίδιο (32%) για δύο από
τα πιο επιτυχημένα εμπορικά μας κέντρα.
Αποκτήσαμε επίσης τα δικαιώματα για την ανάπτυξη της μαρίνας της Κέρκυρας, την οποία θα
αναβαθμίσουμε για να προσφέρουμε τη μοναδική εμπειρία που μόνο η LAMDA μπορεί να
παρέχει, φιλοξενώντας mega yachts, επεκτείνοντας το αποτύπωμά μας στο Ιόνιο Πέλαγος.
Οι κινήσεις αυτές εδραίωσαν την ηγετική μας θέση στον τομέα των εμπορικών κέντρων στην
Ελλάδα, και ενδυνάμωσαν το χαρτοφυλάκιό μας στην κατηγορία των μαρίνων.
Όραμα της Lamda Development αποτέλεσε η ανάπλαση του εγκαταλελειμμένου χώρου του
πρώην Διεθνούς Αεροδρομίου του Ελληνικού. Ένα μοναδικό ακίνητο στην Ευρώπη και
πιθανώς στον κόσμο, που βρίσκεται στην Αθηναϊκή Ριβιέρα, στην ταχέως αναπτυσσόμενη
περιοχή της Αθήνας.
Το σχέδιό μας είναι να δημιουργήσουμε μια νέα, βιώσιμη, με γειτονιές των 15 λεπτών «πόλη
μέσα στην πόλη», συνδυάζοντας τη φυσική ομορφιά και τα μοναδικά εγγενή χαρακτηριστικά
της περιοχής, καθώς και τις αρχές μιας «έξυπνης» πόλης. Η Αθήνα διαθέτει τα ασύγκριτα
χαρακτηριστικά μιας ευρωπαϊκής πρωτεύουσας, όπως το μέγεθος, την τοποθεσία αλλά και τον
καταπληκτικό καιρό.
Πιο συγκεκριμένα, βρισκόμαστε μπροστά σε 3,5 χιλιόμετρα ακτογραμμής, μέρος της οποίας θα
μετατραπεί σε μια πανέμορφη αμμώδη παραλία. Στο Ελληνικό θα δημιουργήσουμε μεταξύ
άλλων, το Πάρκο του Ελληνικού, με έκταση 2 εκατ. τετραγωνικών μέτρων, ένα από τα
μεγαλύτερα παράκτια πάρκα στον κόσμο, «βιτρίνα» της ελληνικής κληρονομιάς και
βιοποικιλότητας. Ολοι θα μπορούν να απολαύσουν τόσο την παραλία όσο και το πάρκο,
καθώς στην Αθήνα έχουμε για τουλάχιστον 10 μήνες ηλιόλουστο, όμορφο και «καθαρό» καιρό,
κάτι που είναι ακόμα πιο έντονο στα νότια προάστια της Αττικής, και σε όλη την Αθηναϊκή
Ριβιέρα.»
Ο κ. Dimitris Manoussakis δήλωσε: «Ο τομέας των επενδύσεων σε ακίνητα έχει διαγράψει μια
θετική τροχιά κατά τη διάρκεια του τρέχοντος έτους με τη συμμετοχή εγχώριων και διεθνών
επενδυτών, ενώ το επίπεδο των επενδύσεων ανέρχεται στα €1,4 δις μέχρι τον Νοέμβριο 2023.
Σημαντικό ποσοστό αυτού του κεφαλαίου έχει επενδυθεί σε σύγχρονα γραφεία και αποθήκες,
ενώ σοβαρό μερίδιο καταλαμβάνουν η ξενοδοχειακή και η αγορά κατοικιών. Σε αυτή τη φάση,
υπάρχει εξαιρετικό κλίμα για την έλευση ξένων επενδύσεων στην χώρα μας. Απόδειξη του
θετικού επενδυτικού κλίματος είναι και η επιτυχημένη εισαγωγή στο Χρηματιστήριο Αξιών
Αθηνών (ΧΑΑ) τριών νέων Ανώνυμων Εταιρειών Επενδύσεων Ακίνητης Περιουσίας (ΑΕΕΑΠ).
Η κατασκευή νέων εμπορικών και οικιστικών κτιρίων τροφοδοτεί με ουσιαστικό τρόπο την
εφοδιαστική αλυσίδα, με αποτέλεσμα την σοβαρή βελτίωση της τεχνογνωσίας μας στον τρόπο
και τις μεθόδους κατασκευής. Σε αυτό το πλαίσιο, τα υψηλά κτίρια που κατασκευάζονται στο
Ελληνικό δημιουργούν ένα νέο πλαίσιο τόσο για τον σχεδιασμό όσο και για τον τρόπο
διοίκησης και υλοποίησης σύνθετων κτιριακών έργων αυτού του είδους. Επιπρόσθετα η
εισαγωγή κριτηρίων ESG στον σχεδιασμό και κατασκευή νέων κτιρίων, επιφέρει θετικές
μεταβολές που βρίσκονται στην αιχμή των τεχνολογικών εφαρμογών για κτίρια βελτιώνοντας
ταυτόχρονα τόσο την ποιότητα ζωής και την αποδοτικότητα κατοίκων και εργαζομένων, όσο
και συνεισφέροντας ολοένα και περισσότερο στο θετικό περιβαλλοντικό αποτύπωμα της
χώρας. Η εταιρεία μας έχει συνεργαστεί με τους σημαντικότερους δημόσιους οργανισμούς,
ιδιωτικές εταιρείες, Έλληνες και ξένους επενδυτές που δραστηριοποιούνται στην Ελληνική
Αγορά ακινήτων. Στο εμβληματικό έργο του project του Ελληνικού προσφέρουμε τις υπηρεσίες
μας ήδη από τη φάση του διαγωνισμού για την ιδιωτικοποίηση του ακινήτου το 2013, έχοντας
συμβουλεύσει τόσο στο επίπεδο της στρατηγικής της ανάπτυξης όσο και σε επιμέρους τομείς
του έργου με έμφαση στο σχεδιασμό και την κοστολόγηση συγκεκριμένων χρήσεων όσο και
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στην εξεύρεση επενδυτικών κεφαλαίων για την υλοποίησή τους. Είμαστε έτοιμοι να παρέχουμε
υψηλού επιπέδου υπηρεσίες σε κάθε επενδυτή που θα ήθελε να κατευθύνει τα κεφάλαιά του
προς την Ελληνική κτηματαγορά.»
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΘΗΚΕ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη, το οποίο παρέθεσε
δεξίωση προς τιμήν των ομιλητών
Μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, το Συνέδριο έχει επιδοθεί σε
συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό
κοινό. Το φετινό Φόρουμ ήταν ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα
εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας, παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις. Η πολιτική
σταθερότητα της χώρας, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Η αναβάθμιση της ελληνικής
οικονομίας από τον οίκο Fitch επισημοποιεί την ανάδειξη της Ελλάδας στην επενδυτική
κατηγορία από την πλευρά της πιστοληπτικής αξιολόγησης. Η Fitch είναι ο τρίτος - από τους
τέσσερις αναγνωρισμένους από την ΕΚΤ- οίκος αξιολόγησης που απονέμει τους τελευταίους
μήνες στη χώρα μας το καθεστώς της επενδυτικής βαθμίδας. Γεγονός που πιστοποιεί την
πρόοδο της ελληνικής οικονομίας και τις ακόμη πιο θετικές προοπτικές που διανοίγονται με την
εφαρμογή της πολιτικής της χώρας. Δημιουργεί παράλληλα τις προϋποθέσεις για περαιτέρω
ενίσχυση της εισροής επενδύσεων, καλύτερες συνθήκες χρηματοδότησης της οικονομίας,
ανάπτυξη και αύξηση της απασχόλησης.
O Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, απευθύνθηκε στους επενδυτές μέσω
γραπτού μηνύματος.
Συμμετείχαν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: Κυρία Μάιρα Μυρογιάννη, Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας – Υπουργείο Εξωτερικών, κ. Ορέστης Καβαλάκης,
Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Δημήτριος Τσάκωνας, Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός
Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών
Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ. Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων
Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Γρηγόρης
Δ. Δημητριάδης, Διευθύνων Σύμβουλος και εκτελεστικό μέλος ΔΣ - ΥΠΕΡΤΑΜΕΙΟ – Εθνικό
Επενδυτικό Ταμείο, Δρ. Μαρίνος Γιαννόπουλος, CEO - ENTERPRISE GREECE.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσώπησαν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank εκπροσώπησε η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών εκπροσώπησε ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens Exchange
Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος της
Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίξαν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από:  τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
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Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές ήταν σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
23 Εισηγμένες Εταιρίες είχαν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company SA (EYDAP)
-Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ: COSM) -
Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ ENERGY
Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group - MYTILINEOS - National
Bank of Greece - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA Investments -
Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία έκανε ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και o κ. Evan Kotsovinos, Vice President and
General Manager – Google. Εισαγωγικές ομιλίες έκαναν ο κ. John Tuttle, Vice Chairman –
NYSE; President - NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO - TEN Ltd., και η
κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group - Goldman Sachs.
Ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ. John Tuttle, Vice Chairman - NYSE ; President -
NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
Το Συνέδριο έκλεισε τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου
απονεμήθηκε το "2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Τα Εισαγωγικά Σχόλια του
Υπουργού Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωστή Χατζηδάκη, διάβασε ο Πρόεδρος της
Capital Link, κ. Νίκος Μπορνόζης, καθώς ο υπουργός επέστρεψε εκτάκτως στην Ελλάδα. H
Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S. Department of
State, πραγματοποίησαν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου
ήταν η Κυρία Nicole Petallides, Host - Schwab Network ; Former Anchor - FOX Business
Network.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link διοργάνωσαν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης χτύπησαν το “Closing Bell - καμπανάκι του κλεισίματος
των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock Exchange.
www.worldenergynews.gr
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Διεθνής Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στην Νέα
Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη από Ελλάδα & Αμερική - Κορυφαίοι Αμερικανοί
και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις
 
Τα ακόλουθα εξαιρετικά ενδιαφέροντα ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ με τίτλο « VALUE & GROWTH
PRIVATE EQUITY INVESTMENT OPPORTUNITIES IN GREECE», « INVESTING IN
GREECE - TAX REFORMS & INCENTIVES» και «DEBT CAPITAL MARKETS – POST
INVESTMENT UPGRADE PROSPECTS Greek Sovereign & Corporate Debt»
περιλαμβάνονταν στην ατζέντα του Συνεδρίου 25th Annual Capital Link Invest in Greece
Forum με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable Growth», που πραγματοποιήθηκε με
μεγάλη επιτυχία και  εξαιρετική συμμετοχή, τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, 2023, στην Νέα Υόρκη,
σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX
Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς, υπό την αιγίδα του Γενικού
Προξενείου της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη. Το Συνέδριο υποστήριξαν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετείχαν ως Κύριοι
Χορηγοί.
ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ : VALUE & GROWTH PRIVATE EQUITY INVESTMENT
OPPORTUNITIES IN GREECE
 
Συντονιστής: κ. Evangelos I. Lakatzis , Partner – Saplegal -A.S Papadimitriou & Partners Law
Firm
Ομιλητές:
κ. Omiros Sarikas, Managing Partner- Bookstreet Equity Partners
κ. Nikos John Koulis, CEO – DECA Investments AIFM, Investment Manager – Diorama
Investments Sicar; Diorama Investments II, RAIF
κ. Takis Solomos, Co-founder & Partner - Elikonos Capital Partners
Κυρία Xenia Kazoli, Vice Chair of the Board and member of the Committee - ESED (the Greek
Corporate Governance Council)
Κυρία Eleni Bathianaki, Managing Partner – Halcyon Equity Partners
 
Ο κ. Evangelos I. Lakatzis, τόνισε: «Έχοντας ήδη ανακτήσει την επενδυτική βαθμίδα, η Ελλάδα
έχει πλέον επιστρέψει δυναμικά στον επενδυτικό χάρτη. Πλέον, εξελίσσεται  σε έναν ελκυστικό
προορισμό για στρατηγικές επενδύσεις σε εγχώριο και διεθνές επίπεδο, δίνοντας τη ζητούμενη
πολύπλευρη στήριξη, η οποία αποτελεί και πρωταρχικό κριτήριο των επενδυτών για την
επιλογή του προορισμού τους. Το εθνικό θεσμικό πλαίσιο ενισχύει την ελκυστικότητα της
χώρας, προσφέροντας μεταξύ άλλων ένα ευρύ φάσμα χρηματοδοτικών  εργαλείων και
φορολογικών διευκολύνσεων, απλοποίηση και επιτάχυνση των διαδικασιών με ψηφιακά μέσα
για την απαιτούμενη αδειοδότηση, περιορίζοντας έτσι τις γραφειοκρατικές διαδικασίες.
Ταυτόχρονα, χάρη στην γεωγραφική της θέση, το κλίμα και τους φυσικούς της πόρους, η χώρα
διαθέτει ισχυρό πλεονέκτημα επιδεικνύοντας πληθώρα σε κλάδους, όπως εν παραδείγματι ο
τομέας των ακινήτων, του τουρισμού, της ενέργειας, της γεωργίας και της κτηνοτροφίας, στους
οποίους ευδοκιμούν οι επενδυτικές ευκαιρίες. Ήδη πολυάριθμα ελληνικά επενδυτικά κεφάλαια
χρηματοδότησης επενδύσεων έχουν αφήσει το αποτύπωμα τους με τη στήριξη τους σε
νεοφυείς επιχειρήσεις, αλλά και με ισχυρά έργα ανάπτυξης, τα οποία διαδραματίζουν σπουδαίο
ρόλο στην προσπάθεια προσέλκυσης διεθνών επενδυτών. Ως αποτέλεσμα παρουσιάζεται
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αύξηση εισροής ξένων χαρτοφυλακίων. Ξένοι επενδυτές είτε έχουν ήδη επιλέξει τη χώρα ως
τον κατάλληλο προορισμό για την υλοποίηση ή επέκταση των νέων επενδυτικών τους
πρωτοβουλιών, είτε διερευνούν τις προοπτικές επένδυσης που δύναται να τους προσφέρει η
χώρα. Βεβαίως, δεν πρέπει να αμελούμε ότι υπάρχουν ακόμη αρκετά περιθώρια για τη
γενικότερη προώθηση και ενίσχυση της εξωστρέφειας της Ελλάδας, η οποία αποτελεί και
μονόδρομο για την εκτίναξη της ανάπτυξης. Εν κατακλείδι, είμαι σαφώς αισιόδοξος για την
ανοδική πορεία της χώρας και την υγιή ανάπτυξη της οικονομίας μας σε μία ισχυρή, κυκλική
οικονομία.»
Ο κ. Omiros Sarikas, τόνισε: «Μετά την οικονομική κρίση, η Ελλάδα έχει επιδείξει σημαντική
ανθεκτικότητα και βρίσκεται σε πορεία ανάκαμψης, σηματοδοτώντας ένα σταθερό και πολλά
υποσχόμενο επενδυτικό κλίμα. Η ελληνική οικονομία, η οποία μειώθηκε απότομα κατά τη
διάρκεια της οικονομικής κρίσης, έχει ανακάμψει, επιδεικνύοντας αξιοσημείωτο ρυθμό αύξησης
του ΑΕΠ.  Η εστίαση της σημερινής ελληνικής διοίκησης στη σταθεροποίηση του
μακροοικονομικού περιβάλλοντος αποτέλεσε κρίσιμο παράγοντα για την προσέλκυση ξένων
επενδύσεων. Τα ποσοστά πληθωρισμού έχουν ελεγχθεί και η διαχείριση του δημόσιου χρέους
γίνεται πιο αποτελεσματικά. Τα μέτρα αυτά έχουν ενισχύσει την πιστοληπτική ικανότητα της
χώρας και έχουν καλλιεργήσει ένα πιο σταθερό επενδυτικό περιβάλλον. Η ανάκαμψη αυτή
αποτελεί σαφή ένδειξη της βελτίωσης της οικονομικής υγείας της χώρας, καθιστώντας την ως
έναν ελκυστικό επενδυτικό προορισμό. Η Brookstreet έχει επιδιώξει να επενδύσει σε τομείς με
υψηλές προοπτικές ανάπτυξης στην Ελλάδα. Ο τομέας της τεχνολογίας, ιδίως οι startups και οι
scale-ups, έχει παρουσιάσει σημαντικό ενδιαφέρον με αρκετές επενδύσεις στο πλαίσιο των
θεμάτων του ψηφιακού μετασχηματισμού και της πράσινης μετάβασης.»
Η Κυρία Eleni Bathianaki, τόνισε: «Η Ελλάδα, τα τελευταία χρόνια, έχει εισέλθει σε μια νέα
εποχή, καθώς η ανάπτυξη προχωράει δυναμικά, εν μέσω μιας γενικής οικονομικής
στασιμότητας σε παγκόσμιο επίπεδο. Η οικονομία αναπτύσσεται ταχύτερα από το μέσο όρο
της Ευρωζώνης και η ανεργία είναι η χαμηλότερη της τελευταίας δεκαετίας. Επιπλέον, η
Ελλάδα παρουσίασε σημαντική επίδοση των άμεσων ξένων επενδύσεων τα τελευταία δύο
χρόνια, ενώ οι μεταρρυθμίσεις της τελευταίας δεκαετίας μπορούν να διασφαλίσουν ότι η
βιώσιμη ανάκαμψη θα συνεχιστεί και μακροπρόθεσμα. Αυτό που είναι επίσης πολύ σημαντικό
είναι ότι η εικόνα της Ελλάδας ως ελκυστικός επενδυτικός προορισμός, συνεχίζει να ενισχύεται
με τις τελευταίες αναβαθμίσεις της πιστοληπτικής ικανότητας της χώρας από διεθνείς
οργανισμούς, σε επενδυτική βαθμίδα, που επιβεβαιώνουν αυτήν την πορεία ανάκαμψης και το
μελλοντικό αναπτυξιακό ρυθμό.
Οι οικονομικές προοπτικές της χώρας σε συνδυασμό με το αυξημένο κόστος χρηματοδότησης
καθώς και τα σχετικά περιορισμένα διαθέσιμα κεφάλαια από εταιρείες επιχειρηματικών
συμμετοχών (VC/Private Equity Funds) σε σχέση με τον Ευρωπαϊκό μέσο όρο, προσφέρουν
σημαντικές ευκαιρίες για επενδύσεις, ιδίως στον τομέα των Mature Scale ups και Growth Small
MidCaps. Υπάρχει μια σημαντική επενδυτική ευκαιρία στην αγορά για εταιρείες που
δραστηριοποιούνται σε αναπτυσσόμενους και ανθεκτικούς τομείς με δυνατότητες διεθνούς
ανάπτυξης.
To Halcyon Equity Partners S.C.A. SICAR, με αρχικά κεφάλαια προς επένδυση ύψους €120
εκατομμυρίων, στοχεύει εταιρίες με ισχυρές διοικητικές ομάδες που διακρίνονται από
ανταγωνιστικό επιχειρηματικό μοντέλο, με δυνατότητες οργανικής ή/και ανόργανης ανάπτυξης.
Το Halcyon Equity Partners S.C.A. SICAR επενδύοντας σε αυτές τις εταιρείες θα συμβάλει
στην επιχειρηματική τους ανάπτυξη παρέχοντας τα απαιτούμενα κεφάλαια και παράλληλα,
διαμορφώνοντας και υλοποιώντας ένα συγκεκριμένο στρατηγικό οδικό χάρτη. Στόχος είναι να
εντοπιστούν επενδυτικές ευκαιρίες που έχοντας ως σημείο αναφοράς  την καινοτομία και  την
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προοπτική μετασχηματισμού, θα προσελκύουν διεθνείς επενδυτές και θα προσφέρουν υψηλή
αξία σε όλα τα ενδιαφερόμενα μέρη.
Βασική πτυχή της στρατηγικής του Fund είναι η προώθηση ενός σαφώς καθορισμένου
πλαισίου ESG, σε όλα τα στάδια της επενδυτικής διαδικασίας, με δέσμευση στις αρχές των
υπεύθυνων και βιώσιμων επενδύσεων.»
 
 
 
 
ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ:  INVESTING IN GREECE - TAX REFORMS & INCENTIVES
 
Εισαγωγική Ομιλία: Κυρία Maria (Maira) Myrogianni Secretary General for International
Economic Affairs – Ministry of Foreign Affairs
Συντονιστής: κ. Alexandros Kosmopoulos, Managing Partner – AKL Law Firm
 
Ομιλητές:
κ. George Pitsilis, Governor – Independent Authority for Public Revenue - Hellenic Republic
Δρ. Marinos Giannopoulos, CEO – ENTERPRISE GREECE
Κυρία Aspasia Malliou, Partner - PotamitisVekris
κ. Costas Vamvakas, Founder & CEO - VK PREMIUM Business Growth Consultants
 
Η Γενική Γραμματέας Διεθνών Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας, Maria (Maira)
Myrogianni, κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην Ελλάδα:
φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα» περιέγραψε την επιτυχημένη πορεία της οικονομικής
ανάκαμψης της Ελλάδας.
Η κυρία Μυρογιάννη αναφέρθηκε, αρχικά, στην ανάκτηση από την Ελλάδα της επενδυτικής
βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η χώρα βρίσκεται σε
αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο, γεγονός που
προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
Οι άριστες επιδόσεις της οικονομίας, η αντιμετώπιση της πανδημίας, η αύξηση του
ονομαστικού ΑΕΠ, καθώς και η γεωπολιτική σταθερότητα και η μετατροπή της χώρας σε
ενεργειακό κόμβο, αποτελούν τους βασικούς παράγοντες ανθεκτικότητας της Ελλάδας,
σημείωσε η Γενική Γραμματέας.
Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές
προοπτικές, δηλαδή εισροές και Άμεσες Ξένες Επενδύσεις. Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια
της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη. Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές
προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι η Ελλάδα αποτελεί έναν ιδανικό
προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη σταθερότητα του
φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού παραδείγματος σε
πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
Ο Δρ. Marinos Giannopoulos, τόνισε: «Η οικονομική ανάκαμψη της Ελλάδας από το 2019 έχει
αποφέρει αξιοσημείωτα αποτελέσματα, με αύξηση σχεδόν 6% του ΑΕΠ, 35% των Άμεσων
Ξένων Επενδύσεων (ΑΞΕ) – φθάνοντας σε υψηλό εικοσαετίας, στα 7,2 δισεκατομμύρια ευρώ,
και εξαγωγές στα 55 δισ. Ευρώ.
Η προσήλωση του έθνους στις μεταρρυθμίσεις έχει μεταμορφώσει τη χώρα σε ένα περιβάλλον
φιλικό προς τους επενδυτές, με μειωμένους φόρους, απλοποιημένους κανονισμούς και ειδικά
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κίνητρα για κατοίκους εξωτερικού. Η Ελλάδα έχει πρωτοστατήσει στην καινοτομία,
σημειώνοντας εκρηκτική άνθηση στην ίδρυση και ανάπτυξη νεοφυών επιχειρήσεων, στην
εξάπλωση των δικτύων 5G και στην ανάπτυξη ψηφιακών δημόσιων υπηρεσιών.
Στη βάση αυτής της επιτυχίας βρίσκονται οι στρατηγικές πρωτοβουλίες που έχει αναλάβει η
χώρα, συμπεριλαμβανομένων των φορολογικών κινήτρων για άτομα υψηλής εισοδηματικής
τάξης αλλά και του ευνοϊκού φορολογικού καθεστώτος για τους συνταξιούχους και για τους
ξένους εργαζόμενους από το εξωτερικό, αναδεικνύοντας περαιτέρω την ελκυστικότητα της
Ελλάδας στους παγκόσμιους επενδυτές.
Αξιοσημείωτος είναι ο ενεργητικός ρόλος της Enterprise Greece, του αρμόδιου εθνικού φορέα
για την προσέλκυση επενδύσεων στην Ελλάδα και την προώθηση των ελληνικών εξαγωγών,
που εργάζεται εντατικά για τη διευκόλυνση των επενδύσεων και την προώθηση της ανάπτυξης
της χώρας στη διεθνή σκηνή. Προασπίζοντας ενεργά ένα μοντέλο ανάπτυξης που εστιάζει στη
βιωσιμότητα και στα κριτήρια βιώσιμης ανάπτυξης, η Enterprise Greece δημιουργεί ευκαιρίες
για τις ελληνικές εταιρείες, ώστε να ευθυγραμμιστούν με βιώσιμες πρακτικές, να προσελκύσουν
επενδυτές και να επεκτείνουν την παρουσία τους παγκοσμίως.
Η Ελλάδα διακρίνεται ως ένας συναρπαστικός επενδυτικός προορισμός, προσκαλώντας όσους
αναζητούν ευκαιρίες σε μια οικονομία με προοπτική και δυναμική. Ήρθε η ώρα να
επενδύσουμε στην Ελλάδα και να γίνουμε μέρος της συνεχιζόμενης ιστορίας της επιτυχίας
της.»
Η Κυρία Aspasia Malliou, τόνισε: « Πρόσφατα, το momentum για την Ελλάδα είναι ιδιαίτερα
ευνοϊκό. Η χώρα στρατηγικά επιλέγει βιώσιμη ανάπτυξη μέσω στοχευμένων δράσεων για την
προσέλκυση επενδύσεων. Ως ένα σημαντικό πολιτικό εργαλείο, η φορολογία και ειδικότερα τα
φορολογικά κίνητρα μπορούν να διαδραματίσουν σημαντικό ρόλο στην ανασυγκρότηση της
ελληνικής οικονομίας και στον εκσυγχρονισμό του μοντέλου της παραγωγικής ανάπτυξης.
Πλέον, ευρύ φάσμα εξειδικευμένων φορολογικών κινήτρων που θεσπίζονται σε ειδικότερου
σκοπού νομοθετήματα εξυπηρετούν τη στόχευση για τη διενέργεια στρατηγικών επενδύσεων.
Επίσης, εξυπηρετείται η αλλαγή επιχειρηματικού μοντέλου με το μεγάλωμα, τον εκσυγχρονισμό
και την αναδιάταξη των μικρών και μεσαίων
επιχειρήσεων. Πέρα από την ειδικότερη αυτή νομοθεσία, και στον Κώδικα Φορολογίας
Εισοδήματος (Κ.Φ.Ε.) περιλαμβάνονται ρυθμίσεις που εφαρμόζονται σε όλο το πλέγμα της
επιχειρηματικής δράσης και οι οποίες αφορούν στην κινητροποίηση δαπανών έρευνας και
τεχνολογίας, πατεντών, νεοφυών επιχειρήσεων, ελληνικών holdings, δικαιωμάτων προαίρεσης
και δωρεάν διάθεσης μετοχών εργαζομένων σε επιχειρήσεις κ.ά. Τέλος, ο Κ.Φ.Ε. έχει πια
συμπεριλάβει ειδικότερο κεφάλαιο με ευνοϊκή φορολογική μεταχείριση φυσικών προσώπων
που θέλουν να εγκατασταθούν στην Ελλάδα από την αλλοδαπή.   
Στον αντίποδα, προκειμένου να περιοριστεί η φοροδιαφυγή και να αποκατασταθεί η
φοροδοτική ισότητα, η κυβέρνηση αναλαμβάνει νομοθετική πρωτοβουλία επαναφοράς
τεκμαρτού, επικουρικού τρόπου φορολόγησης των αυτοαπασχολούμενων και περιορισμού της
χρήσης των μετρητών ακόμη και στις αγοραπωλησίες ακινήτων.
Όσον αφορά στην πράσινη οικονομία και τις βιώσιμες επενδύσεις, η χώρα δείχνει να έχει προς
ώρας επιτύχει υψηλό ποσοστό μείωσης των εκπομπών διοξειδίου του άνθρακα. Επενδύουμε
στην ηλιακή και αιολική ενέργεια, με όραμα τον επανασχεδιασμό του ενεργειακού χάρτη των
νησιών και όχι μόνο. Το εύρος των φορολογικών κινήτρων για τη βιώσιμη ανάπτυξη είναι
αρκετά μεγάλο και κυμαίνεται από την επιδότηση στρατηγικών επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
και την ενίσχυση των μικρομεσαίων επιχειρήσεων για την πράσινη ανασυγκρότηση τους έως
και την οικονομική ενίσχυση για την ενεργειακή αναβάθμιση κατοικιών.
Η χώρα ανταποκρίνεται θετικά στις παγκόσμιες μελλοντικές προκλήσεις. Το νέο πλαίσιο της
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φορολογικής νομοθεσίας επιχειρεί μια ισορροπία. Από τη μία πλευρά ο νομοθέτης παρέχει
στοχευμένες φορολογικές ελαφρύνσεις που μπορούν να συμβάλλουν στην αναδιοργάνωση
του υφιστάμενου επιχειρηματικού μοντέλου και την πράσινη ανασυγκρότηση. Από την άλλη
πλευρά, επιχειρείται ο περιορισμός της φοροδιαφυγής που πλήττει το κράτος δικαίου και την
κοινωνική δικαιοσύνη. Η σύνθετη αυτή εθνική προσπάθεια δεν μπορεί να εξυπηρετηθεί
αποτελεσματικά χωρίς ξένες επενδύσεις.
Σε αυτό το πλαίσιο, το Capital Link προσφέρει σε όλους εμάς που συμμετέχουμε και στην
Ελλάδα μια σημαντική εξωστρεφή ευκαιρία να συζητήσουμε τα διαθέσιμα φορολογικά και άλλα
εργαλεία, τα οποία μπορούν να προσελκύσουν τις αναγκαίες επενδύσεις.»
 
Ο κ. Costas Vamvakas, τόνισε: «Δεδομένου ότι η Ελλάδα προσελκύει ήδη ξένες επενδύσεις
ύψους ρεκόρ, η κύρια πρόκληση είναι να αξιοποιηθούν τα διαθέσιμα επενδυτικά κίνητρα για τη
χρηματοδότηση αυτών των επενδυτικών σχεδίων. Η βασική δραστηριότητα της VK PREMIUM
είναι η παροχή τεχνογνωσίας και υποστήριξης για τη χρηματοδότηση έργων μέσω
επενδυτικών κινήτρων όπως το πλαίσιο Στρατηγικών & Εμβληματικών Επενδύσεων, τα
Ευρωπαϊκά συγχρηματοδοτούμενα προγράμματα και το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας
(RRF).  Σκοπός μας είναι να υποστηρίξουμε τους πελάτες μας ώστε να αξιοποιήσουν στο
έπακρο τα διαθέσιμα είδη ενισχύσεων (επιδότηση, φορολογική απαλλαγή, επιδότηση
μισθολογικού κόστους κ.λπ.).
Αξίζει να σημειωθεί ότι το πλαίσιο Στρατηγικών & Εμβληματικών Επενδύσεων έχει διευκολύνει
και υποστηρίξει αρκετές επενδύσεις στην ενέργεια, τον τουρισμό και τη μεταποίηση οι οποίες
έχουν στρατηγική βαρύτητα για την εθνική οικονομία." Στην συνέχεια, ο κ. Costas Vamvakas
παρουσίασε ορισμένα παραδείγματα επενδυτικών έργων που έχουν ήδη ενταχθεί στο πλαίσιο
Στρατηγικών & Εμβληματικών Επενδύσεων, αναφέροντας ότι «η VK PREMIUM υποστήριξε με
επιτυχία την έγκριση της επιδότησης ύψους 25 εκατ. ευρώ μιας επένδυσης 99,8 εκατ. ευρώ
από την ελληνική βιομηχανία χαρτιού Intertrade A.E.
Στο ίδιο πλαίσιο επενδυτικών κινήτρων, η VK PREMIUM υποστήριξε επίσης την έγκριση της
επιδότησης ύψους 32 εκατ. ευρώ μιας επένδυσης ύψους 83 εκατ. ευρώ του joint venture των
εταιρειών βιοτεχνολογίας Orgenesis (NASDAQ: ORGS) & Theracell Advanced Therapies. Το
25ο φόρουμ της Capital Link Invest in Greece ήταν μια εξαιρετική ευκαιρία για να
παρουσιάσουμε στους Αμερικανούς επενδυτές πως αυτά τα σημαντικά επενδυτικά κίνητρα
μπορούν να χρηματοδοτήσουν τα επενδυτικά τους σχέδια στην Ελλάδα».
 
ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ:  DEBT CAPITAL MARKETS – POST INVESTMENT UPGRADE
PROSPECTS Greek Sovereign & Corporate Debt
Συντονιστής: κ. Dimitrios Christopoulos, Managing Partner - D.C. CHRISTOPOULOS &
PARTNERS LAW FIRM
 
Ομιλητές:
Κυρία Anne van Riel, Head of Sustainable Finance Capital Markets Americas - BNP Paribas
κ. Apostolos Gkoutzinis, Partner - Milbank
κ. Vassilis Kotsiras, Head of Capital Markets & Structured Finance Division – National Bank of
Greece
κ. Morven Jones, Managing Director; Head of EMEA Debt Capital Markets – Nomura
κ. Dimitrios Tsakonas, Director General – Public Debt Management Agency
Κυρία Cleo Lymberis, Group Treasurer – Public Power Corporation
Ο κ. Dimitrios Christopoulos, τόνισε: «Το δημόσιο χρέος στην Ελλάδα εδράζεται στις απαρχές
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του Ελληνικού κράτους, όταν στις 09 Φεβρουαρίου 1824, το νεοσύστατο ελληνικό κράτος
έλαβε το πρώτο δάνειο της συνολικού ποσού 800.000 λιρών από τους Οίκους Loughiman, O’
Brion και ElliceCo στο Ηνωμένο Βασίλειο. Στο πέρασμα του χρόνου, οι Ευρωπαίοι σύμμαχοι
προσέφεραν συχνά τους πόρους τους για την ανόρθωση ή τη στήριξη της ελληνικής
οικονομίας. Η ιδέα, επομένως, και η νοοτροπία του δημόσιου δανεισμού και χρέους εδράζεται,
στη βάση της νεότερης ιστορίας μας. Πολύ σύντομα, αυτή η νοοτροπία μεταφέρθηκε και στον
ιδιωτικό τομέα και ιδιωτικό δανεισμό, ακολουθώντας τις τάσεις και τις συνήθειες άλλων
οικονομιών, μέχρι που η τεράστια φούσκα του εξωστρεφούς δανεισμού, έφτασε να απειλεί την
ίδια τη βιωσιμότητα του ελληνικού κράτους.
Η Ελλάδα δεν είναι η μόνη χώρα σε αυτό το πεδίο. Σύμφωνα με το Διεθνές Νομισματικό
Ταμείο, το παγκόσμιο δημόσιο χρέος έπεσε από το 100% του ΑΕΠ το 2020, στο 92% το 2022,
στηριζόμενο σε μια σημαντική αύξηση του παγκόσμιου ΑΕΠ, τις εκπλήξεις του πληθωρισμού
και την απόσυρση φορολογικών μέτρων σχετικών με τις συνέπειες της πανδημίας του
Covid-19. Παρά ταύτα, το παγκόσμιο δημόσιο χρέος φαίνεται να ανεβαίνει ξανά το 2023,
σύμφωνα με τη Διεθνή βάση δεδομένων του ΔΝΤ.
Ανακύπτει, επομένως, το ερώτημα πώς θα μπορούσε οποιαδήποτε οικονομία να αναπτυχθεί
και πλούτος να παραχθεί, αν το κράτος το ίδιο είναι υπόχρεο σε εκκρεμείς οφειλές;
Βρισκόμαστε ανάμεσα σε εξαίρετους ομιλητές, ειδήμονες στην παγκόσμια αγορά που θα μας
διαφωτίσουν με τις γνώσεις και την προοπτική τους επί του θέματος.»
Η Κυρία Anne van Riel, τόνισε: «Οι αυξήσεις της αξιολόγησης της Ελλάδας ανοίγουν όλο και
περισσότερο επενδυτικές τσέπες διεθνών επενδυτών, συμπεριλαμβανομένου του ESG. Στην
Ευρώπη, περισσότερο από το 50% του συνόλου των υπό διαχείριση περιουσιακών στοιχείων
τοποθετείται πλέον σε βιώσιμα χαρτοφυλάκια. Ενώ αναμένουμε την είσοδο του του κράτους
στην αγορά των Πράσινων Ομολόγων, η θετική πιστωτική ιστορία του του κράτους μπορεί να
βοηθήσει στην ανακατεύθυνση των επενδύσεων ESG σε ελληνικές εταιρείες και τράπεζες που
εκδίδουν ομόλογα με ετικέτα χρήση εσόδων.»
Ο κ. Vassilis Kotsiras, τόνισε: « Αυτή τη στιγμή η Ελλάδα διανύει μια εξαιρετική περίοδο,
ειδικότερα σε ότι αφορά τον τραπεζικό τομέα, ξεκινάει μια νέα εποχή έπειτα από πολλές
προκλήσεις. Η Ελλάδα σε πολλές περιπτώσεις δεν συμβάδιζε με τον Ευρωπαϊκό οικονομικό
κύκλο - μερικές φορές για το καλύτερο, για παράδειγμα κατά τη διάρκεια της παγκόσμιας
οικονομικής κρίσης του 2007-2008, και τις περισσότερες για το χειρότερο, όπως το 2015 όταν
η Ευρωζώνη ανακοίνωσε το QE και η Ελλάδα επέβαλε περιορισμό κεφαλαίων.
Πιστεύω ότι βιώνουμε μία από τις σπάνιες καταστάσεις: βρισκόμαστε σε καλύτερη θέση από
τους περισσότερους Ευρωπαίους εταίρους μας. Οι Ελληνικές τράπεζες έχουν επιτυχώς
καθαρίσει τους ισολογισμούς τους, με τα ποσοστά των NPE πλέον πολύ κοντά στο μέσο όρο
αυτών της EU . Η δομή του ενεργητικού των Ελληνικών τραπεζών, τους επιτρέπει να 
επωφελούνται από την εποχή των υψηλότερων επιτοκίων, ενώ η χρηματοδότησή τους κυρίως
μέσω καταθέσεων λιανικής ευνοεί τα καθαρά περιθώρια κερδών τους.
Η πρόσβαση στις αγορές χρήματος για τις Ελληνικές τράπεζες φαίνεται επιτέλους να
βελτιώνεται, καθώς οι θετικές τάσεις είναι πλέον φανερές, οδηγώντας σε σημαντική αύξηση
ζήτησης από επενδυτές. Η επίτευξη των στόχων του MREL , που έμοιαζε με ηράκλειο άθλο,
αποτελεί πλέον έναν ρεαλιστικό στόχο, συντομότερα μάλιστα απ’ ότι θα περίμενε κανείς.
Πρόσφατες συναλλαγές από την Εθνική Τράπεζα, τη Eurobank και την Τράπεζα Πειραιώς,
έχουν όλες υπερκαλυφθεί πολλές φορές, με σημαντική βελτίωση στην ποιότητα των
επενδυτών που συμμετέχουν.
Ωστόσο, μέχρι να αναβαθμιστούν σε επενδυτική βαθμίδα οι Ελληνικές τράπεζες, πρέπει να
είμαστε προσεκτικοί στις εκδόσεις ομολόγων μας, εξασφαλίζοντας ότι διευρύνουμε
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αποτελεσματικά τη βάση των επενδυτών μας, καθώς εκδίδουμε συχνότερα. »
Ο κ. Morven Jones, τόνισε: «Το 2023 ήταν μια καθοριστική χρονιά για την Ελλάδα στις
παγκόσμιες αγορές χρέους. Και πολύ περισσότερο δεδομένου του προκλητικού φόντου του
πληθωρισμού, της αβεβαιότητας των επιτοκίων και του αυξημένου γεωπολιτικού κινδύνου. Οι
Έλληνες εκδότες συνέχισαν να αξιοποιούν την αγορά με ευκολία. Το κράτος διατήρησε την
τακτική παρουσία του και οι τραπεζικοί εκδότες πέτυχαν μια σειρά από επιτυχημένες
συναλλαγές σε όλο το φάσμα κεφαλαίων, συμπεριλαμβανομένου του AT1.
Η κορυφαία είδηση της χρονιάς είναι η επιστροφή της Ελλάδας σε μια αξιολόγηση επενδυτικού
βαθμού που κερδήθηκε με κόπο και επάξια με τον S&P και πιο πρόσφατα ο Fitch να εκχωρεί
αξιολογήσεις BBB- – μια πραγματική ιστορία επιτυχίας. Οι αγορές χρέους το ανέμεναν πολύ εκ
των προτέρων, οδηγώντας σε περαιτέρω ισχυρές επιδόσεις κατά τη διάρκεια του έτους στα
ελληνικά κρατικά spreads σε σχέση με τα αντίστοιχα ευρωπαϊκά κράτη. Οι αποδόσεις των
10ετών ομολόγων της Ελλάδας μειώθηκαν κατά 100 μονάδες βάσης μέχρι σήμερα,
ξεπερνώντας τη Γερμανία κατά 94 μονάδες βάσης και την Ιταλία κατά 68 μονάδες βάσης κατά
τη στιγμή της σύνταξης. Τα πιστωτικά περιθώρια των ελληνικών τραπεζών και επιχειρήσεων
παρουσίασαν επίσης ισχυρές επιδόσεις, με τον ελληνικό δείκτη € να περιορίζεται κατά 64
μονάδες βάσης σε YTD.
Κοιτάζοντας το μέλλον, η αξιολόγηση της επενδυτικής βαθμίδας θα διευρύνει περαιτέρω την
παγκόσμια επενδυτική βάση για την Ελλάδα. Η πρόκληση για το PDMA θα είναι ο τρόπος
διατήρησης της ρευστότητας στα ομόλογα του Ελληνικού Δημοσίου και όχι η έκδοση
δεδομένων των περιορισμένων χρηματοδοτικών αναγκών του. Για τις τράπεζες, αναμένουμε
ότι οι σχετικά ισχυρές προοπτικές ανάπτυξης και η απόσυρση της νομισματικής στήριξης της
ΕΚΤ για την Ευρωζώνη γενικά θα οδηγήσουν σε αυξημένη χρηματοδοτική δραστηριότητα.
Στον εταιρικό τομέα, οι ελληνικές εταιρείες δεν δραστηριοποιούνται στις διεθνείς αγορές από το
2021 προτιμώντας τη φθηνότερη εγχώρια αγορά. Αναμένουμε ότι η δραστηριότητα έκδοσης θα
αυξηθεί, δεδομένων των αναγκών αναχρηματοδότησης και της αύξησης των επενδύσεων.
Τέλος, η Ελλάδα έχει επεκτείνει τα διαπιστευτήρια χρηματοδότησης ESG με θεματική έκδοση
από ορισμένες εταιρείες και τράπεζες. Οι προσδοκίες είναι για ένα ελληνικό κρατικό Πράσινο
ομόλογο που υπόκειται σε επαρκείς πράσινες επενδύσεις και ανάγκη χρηματοδότησης για την
υποστήριξη μιας συναλλαγής επαρκούς μεγέθους.”
O κ. Dimitris Tsakonas, τόνισε: « Το 2023, η Ελλάδα (Ελληνική Δημοκρατία – HR) με δεδομένη
την ολοκλήρωση και την αναδόμηση της καμπύλης αποδόσεων των Ομολόγων του Ελληνικού
Δημοσίου (ΟΕΔ), εισήγαγε ένα τακτικό μηνιαίο πρόγραμμα δημοπρασιών ομολόγων,
παρέχοντας πρόσθετη ρευστότητα σε διάφορα σημεία της καμπύλης ελληνικών ομολόγων,
βελτιώνοντας την αποτελεσματικότητα της δευτερογενούς αγοράς ΟΕΔ, ακολουθώντας τις
συστάσεις που απέστειλε η πλειονότητα των τραπεζών που αποτελούν την Ομάδα Βασικών
Διαπραγματευτών Αγοράς.
Επιπλέον, η Ελλάδα προχώρησε σε ανταλλαγή ομολόγων η οποία πραγματοποιήθηκε τον
Ιούλιο του 2023, ταυτόχρονα με νέα έκδοση 15ετούς κοινοπρακτικού ομολόγου,
επιτυγχάνοντας έτσι την επιμήκυνση της Μέσης Σταθμικής Διάρκειας του χαρτοφυλακίου
χρέους, μειώνοντας ταυτόχρονα τον κίνδυνο αναχρηματοδότησης.  
Η προαναφερθείσα συναλλαγή σε συνδυασμό με την απόφαση που ελήφθη για πρόσθετη
πρόωρη προπληρωμή ποσού περίπου 5,3 δισ. ευρώ το οποίο αφορά τις αποσβέσεις των
χρήσεων 2024 & 2025 των διμερών δανείων GLFA, οδήγησε σε ετήσια μείωση των
Ακαθάριστων Χρηματοδοτικών Αναγκών κατά 3 δισ. ευρώ, αντίστοιχα. 
Η συνεχής εφαρμογή διαρθρωτικών μεταρρυθμίσεων, η επίτευξη των δημοσιονομικών
στόχων, η ολοκληρωμένη και προληπτική διαχείριση ταμειακών διαθεσίμων και
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χαρτοφυλακίου, καθώς και η συνέπεια της στρατηγικής χρηματοδότησης, έχουν δημιουργήσει
εμπιστοσύνη στην επενδυτική κοινότητα, η οποία απεικονίζεται σαφώς ως μείωση των
περιθωρίων  spreads των ελληνικών ομολόγων έναντι των αντίστοιχων χωρών της
Ευρωζώνης.
Ως αποτέλεσμα των ανωτέρω προέκυψε η ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας από το HR, η
οποία εξάλειψε τον κίνδυνο ρευστότητας του HR και της ελληνικής οικονομίας γενικότερα και
έβαλε τα Ελληνικά ομόλογα και πάλι στο σύμπαν των επενδύσιμων περιουσιακών στοιχείων,
μετά από σχεδόν 13 χρόνια.  
Οι στρατηγικές χρηματοδότησης και διαχείρισης χαρτοφυλακίου του επόμενου έτους θα είναι
παρόμοιες με αυτές του 2023 και θα έχουν στόχο τη διατήρηση της ρευστότητας της
δευτερογενούς αγοράς και την εισαγωγή νέων ομολόγων αναφοράς. Στο πλαίσιο αυτό και
δεδομένων των περιορισμένων ακαθάριστων χρηματοδοτικών αναγκών, ο ΟΔΔΗΧ θα
προχωρήσει στη δημιουργία χώρου για χρηματοδοτική δραστηριότητα βελτιστοποιώντας
ταυτόχρονα τη χρήση των ταμειακών διαθεσίμων.»  
www.worldenergynews.gr
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Διεθνής Συνάντηση Κορυφής - 25ο Annual Capital Link Invest in Greece Forum,
«Accelerating Investments for Sustainable Growth»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το Συνέδριο υποστήριξαν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετείχαν ως Κύριοι Χορηγοί
Τo ακόλουθο εξαιρετικά ενδιαφέρον ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ με τίτλο « REAL ESTATE:
INVESTMENT OPPORTUNITIES» περιλαμβανόταν στην ατζέντα του Συνεδρίου 25th Annual
Capital Link Invest in Greece Forum με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable
Growth», που πραγματοποιήθηκε με μεγάλη επιτυχία και  εξαιρετική συμμετοχή, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου, 2023, στην Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το
«Athens Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη. Το Συνέδριο
υποστήριξαν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy
Navigation)» συμμετείχαν ως Κύριοι Χορηγοί. 
<img
src="https://lh7-us.googleusercontent.com/TTnT0qmzqkS4UwO2MYQ7umVAT2KDO30kjsnrN6Udnm4_JmAsIN3QmVC9Dp_u_O6fRVZwEZoKBh1sM3-_Zr31ImO2yfQqd_QpfVQ54PKvOlAuU1rZbG5pB2MIM42PrWJbrMKFD9zMLqbeXs7gzXhMSg"
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Description automatically generated" width="514" height="343">
ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ : GREECE AS A REGIONAL HEALTHCARE HUB – Investment
Opportunities
Συντονιστής: κ. Ioannis Charalampopoulos, Senior Associate Corporate/Commercial, M&A -
Machas & Partners Law Firm
Ομιλητές:
κ. Nikos Dimtsas, Chief Investment Officer – Dimand S.A
Δρ. Marinos Giannopoulos, CEO – ENTERPRISE GREECE
κα. Dika Agapitidou, Director - JLL - Athens Economics
κ. Tassos Kazinos, CEO – Trastor REIC
Ο κ. Ioannis Charalampopoulos, Senior Associate Corporate/Commercial, M&A - Machas &
Partners Law Firm, τόνισε: «Η ελληνική αγορά ακινήτων έχει γνωρίσει μια αξιοσημείωτη
μεταστροφή τα τελευταία χρόνια έχοντας αναδειχθεί σε ένα ισχυρό επενδυτικό κόμβο τόσο για
τους εγχώριους όσο και για τους διεθνείς επενδυτές, χάρη στην οικονομική ανάκαμψη της
χώρας και τις ευνοϊκές κυβερνητικές πολιτικές που οδήγησαν σε αυξημένες εισροές κεφαλαίων.
Ταυτόχρονα, η αλληλεπίδραση του τουρισμού, του εμπορίου, των logistics, της οικιστικής
ανάπτυξης και των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας αναδεικνύει το ποικίλο φάσμα επενδυτικών
ευκαιριών σε διάφορους τομείς της οικονομίας και την ικανότητα για ανάπτυξη παρά τις
εκάστοτε μακροοικονομικές συνθήκες, όπως ο πληθωρισμός και η αύξηση του κόστους των
δομικών υλικών.
Ως Μαχάς και Συνεργάτες Δικηγορική Εταιρεία, θεωρούμε ότι η ελληνική αγορά ακινήτων
θεμελιώνεται σε στέρεο έδαφος βασιζόμενη σε ένα μείγμα οικονομικής σταθερότητας,
στρατηγικής θέσης, ελκυστικότητας του τρόπου ζωής, κυβερνητικών πρωτοβουλιών και ολοένα
αυξανόμενου θεσμικού χαρακτήρα επενδύσεων, που συλλογικά οχυρώνουν την επιτυχία της
μέχρι σήμερα. Σε αυτό το πλαίσιο, είμαστε πολύ υπερήφανοι που εκπροσωπούμε την
Intercontinental International στην επικείμενη συγχώνευση της από την BriQ Properties, η
οποία είναι βέβαιο ότι θα ανοίξει το δρόμο για παρόμοιες συναλλαγές.
Τούτων λεχθέντων, είμαστε ιδιαίτερα αισιόδοξοι για τις προοπτικές της και ανυπομονούμε να
παρακολουθήσουμε την περαιτέρω ανάπτυξη και μεταμόρφωσή της. Η ελληνική αγορά
ακινήτων είναι έτοιμη για μια δυναμική εξέλιξη, καθοδηγούμενη από τα μεγάλα έργα υποδομής
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και ανάπτυξης που βρίσκονται σε εξέλιξη, την αγορά πολυτελών κατοικιών υψηλών
προδιαγραφών που απευθύνεται σε αγοραστές που αναζητούν πολυτελή ακίνητα σε
αποκλειστικές τοποθεσίες, καθώς και την κάθετη ευθυγράμμιση της ανάπτυξης ακινήτων με
την περιβαλλοντική βιωσιμότητα και την ενσωμάτωση τεχνολογιών.
Σε αυτό το περιβάλλον, οι Εταιρείες Επενδύσεων σε Ακίνητη Περιουσία (Α.Ε.Ε.Α.Π.) και άλλα
επενδυτικά οχήματα μπορούν να διαδραματίσουν καθοριστικό ρόλο στην αξιοποίηση του
συνόλου της δυναμικής της ελληνικής αγοράς ακινήτων, προσφέροντας μια δομημένη και
ασφαλή οδό για την είσοδο εγχώριων και διεθνών επενδυτών στην προσοδοφόρα ελληνική
αγορά ακινήτων, συνδυάζοντας επαγγελματική διαχείριση, διαφοροποίηση χαρτοφυλακίου,
πρόσβαση σε επενδύσεις και σε χρηματοοικονομική μόχλευση που δεν είναι διαθέσιμες για
μεμονωμένα χαρτοφυλάκια, σε συνδυασμό με ρευστότητα και ένα ρυθμιστικό πλαίσιο που
διασφαλίζει τη διαφάνεια, ενώ ταυτόχρονα επιτρέπει στους επενδυτές να επωφεληθούν από τα
υφιστάμενα κίνητρα επενδύσεων.»
Ο κ. Nikos Dimtsas, Chief Investment Officer – Dimand S.A.,  τόνισε: «Παρά την ευρύτερη
μακροοικονομική συγκυρία, η ελληνική αγορά ακινήτων είναι μεταξύ αυτών με τις υψηλότερες
αποδόσεις στην Ευρώπη. 
Το γεγονός αυτό γεννά τρία ερωτήματα: Γιατί συμβαίνει αυτό; Είναι η τάση αυτή διατηρήσιμη;
Πρέπει κάποιος να επενδύσει στην ελληνική αγορά ακινήτων;
Ως προς το πρώτο ερώτημα, αυτό οφείλεται στην πλεονάζουσα ζήτηση σε σχέση με την
προσφορά για ειδικούς λόγους που σχετίζονται με την ελληνική αγορά ακινήτων, οι οποίοι
υπερισχύουν άλλων παραγόντων, όπως η αύξηση των επιτοκίων ή του κόστους κατασκευής.
Ως προς το δεύτερο ερώτημα, η θέση μας είναι θετική και θεωρούμε την τρέχουσα τάση
διατηρήσιμη στο προβλέψιμο μέλλον, υποστηριζόμενη από την αναμενόμενη ανάπτυξη της
ελληνικής οικονομίας.
Ως προς το τρίτο ερώτημα, οι επενδυτές γενικά εξετάζουν διάφορες αγορές και επενδυτικές
ευκαιρίες. Η Ελλάδα παραμένει συγκριτικά υποτιμημένη σε σχέση με τις περισσότερες
Ευρωπαϊκές αγορές. Τόσο η ζήτηση των χρηστών για αειφόρα εμπορικά ακίνητα (γραφεία,
αποθηκευτικοί χώροι, καταστήματα), όσο και αυτή των αγοραστών για κατοικίες παρουσιάζει
αύξηση, ενώ παράλληλα αναδύονται εναλλακτικές χρήσεις όπως τα data centers κλπ.
Επιπροσθέτως, η τουριστική αγορά που σχετίζεται με αυτή των ακινήτων ανθεί. Τέλος, οι
πράσινες αναπτύξεις είναι επιλέξιμες χρηματοδότησης με ελκυστικά σταθερά επιτόκια υπό το
πλαίσιο του Ταμείου Ανθεκτικότητας και Ανάκαμψης, γεγονός το οποίο δρα αντισταθμιστικά
στην τάση των επιτοκίων να παραμείνουν υψηλά επί μακρόν.
Ως εκ τούτου πιστεύουμε ότι οι διεθνείς επενδυτές οφείλουν να εξετάζουν ευκαιρίες στην
Ελλάδα.  Εάν αυτό ισχύει, οι επιλογές τους περιλαμβάνουν την άμεση αγορά ακινήτων ή την
έμμεση, μέσω αγοράς μετοχών σε εισηγμένες εταιρείες, Α.Ε.Ε.Α.Π. ή εταιρείες ανάπτυξης
ακινήτων. Μεταξύ των δύο επιλογών, η έμμεση επένδυση δύναται να υλοποιηθεί ταχύτερα,
απολαμβάνει μεγαλύτερης διασποράς κινδύνου, είναι ταχύτερα ρευστοποιήσιμη και
αποδοτικότερη φορολογικά.»
Η κα. Dika Agapitidou, Director - JLL - Athens Economics, τόνισε: “Μιλώντας στο 25ο Ετήσιο
Φόρουμ Capital Link Invest in Greece, η Δίκα Αγαπητίδου MRICS, η οποία ίδρυσε και
διευθύνει την Αθηναϊκή Οικονομική ΕΠΕ - JLL Alliance Partner, εμφανίστηκε αισιόδοξη για τις
επενδύσεις real estate στην Ελλάδα. Ανέφερε ότι η θετική μακροοικονομική εικόνα της χώρας
σε συνδυασμό με την πολιτική σταθερότητα, τις άμεσες ξένες επενδύσεις, τις θεαματικές
επιδόσεις του τουρισμού και τα σημαντικά projects υποδομής που υλοποιούνται ανά την
επικράτεια, συνεχίζουν να οδηγούν σε εξαιρετικά αποτελέσματα την αγορά του real estate,
καταφέρνοντας να μετριάσουν τις αρνητικές συνέπειες των αυξημένων τιμών και επιτοκίων,
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των γεωπολιτικών εντάσεων αλλά και τις προκλήσεις που προέρχονται από την ανάγκη να
συνάδουν τα κτίρια με τις επιταγές του ESG και το συνακόλουθο κόστος μετάβασης σε
πράσινες, λιγότερο ρυπογόνες κατασκευές και πρακτικές. 
Η κα Αγαπητίδου υποστήριξε ότι η εικόνα στην αγορά ακινήτων στην Ελλάδα είναι εν πολλοίς
αντιδιαμετρική με τις διεθνείς τάσεις, προσφέροντας υψηλότερες αποδόσεις μέσα σε
περιβάλλον φιλικό προς τις επιχειρήσεις. Αναφέρθηκε στην περιορισμένη προσφορά στην
αγορά κατοικίας και ανέλυσε τα βασικά πλεονεκτήματα των κλάδων που εμφανίζουν τις
καλύτερες επιδόσεις στην αγορά επαγγελματικών ακινήτων, δηλαδή των ξενοδοχείων και των
logistics. Στη συνέχεια, επεκτάθηκε στον κλάδο των γραφείων, ο οποίος τόσο στην Ελλάδα
όσο και διεθνώς καταγράφει καταλυτικές αλλαγές.  
Πράγματι, οι γραφειακοί χώροι, που παραδοσιακά αποτελούσαν την πρώτη επιλογή τόσο για
μεμονωμένους όσο και για θεσμικούς επενδυτές, μοιάζουν να έχουν χάσει την ελκυστικότητά
τους τα τελυταία χρόνια, σε μεγάλο βαθμό και εξαιτίας της εξ’ αποστάσεως εργασίας (ΕΑΕ)
που εντάθηκε την περίοδο της πανδημίας. Και είναι γεγονός ότι, σε συνδυασμό με τα άλματα
που σημειώνει η τεχνολογία, η ΕΑΕ εμφανίζεται να είναι η κύρια αιτία για την αύξηση των
άδειων γραφείων παντού. Αντίθετα, λόγοι κουλτούρας έχουν οδηγήσει σε ηπιότερα επίπεδα
ΕΑΕ στη χώρα μας, ενώ νέες επιχειρήσεις σε τομείς αιχμής ανταγωνίζονται σε περιβάλλον
χαμηλής διαθεσιμότητας γραφειακών χώρων. Οι δύο αυτοί παράγοντες σε μεγάλο βαθμό
αντισταθμίζουν τη συρρίκνωση επιφανειών που κατέχουν πολλές επιχειρήσεις, με αποτέλεσμα
τα ποσοστά των κενών χώρων να φθάνουν το 10% περίπου κατά μέσο όρο στην Αττική και να
είναι κάτω από 3% στο Βόρειο Τομέα, την περιοχή δηλαδή επί και πέριξ της λεωφόρου
Κηφισίας η οποία διαθέτει το μεγαλύτερο και πιο ελκυστικό απόθεμα γραφείων. 
Σήμερα, όλοι οι εμπλεκόμενοι στο real estate στην  Ελλάδα – μισθωτές, επενδυτές,
δανειοδότες – προσαρμόζονται στη νέα πραγματικότητα της ευθυγράμισης με τους κανόνες
της αειφορίας, καταφέρνοντας έτσι να επιτύχουν καλύτερες συμφωνίες, δηλαδή, μισθωτές
πρώτης κατηγορίας και υψηλότερα μισθώματα, έως και 25% πάνω από τα συμβατικά κτίρια.”
Ο κ. Tassos Kazinos, CEO – Trastor REIC, τόνισε: «H Trastor ΑΕΕΑΠ διαθέτει σήμερα ένα
μοναδικό εμπορικό χαρτοφυλάκιο το οποίο περιλαμβάνει 55 ακίνητα συνολικής αξίας €438
εκατ.. Από το 2017, το χαρτοφυλάκιο της εταιρείας έχει πενταπλασιαστεί σε μέγεθος
επιδεικνύοντας αξιοσημείωτη ανάπτυξη τόσο στην αξία του ενεργητικού της όσο και σε επίπεδο
εσόδων, επιτυγχάνοντας έναν εντυπωσιακό σύνθετο ετήσιο ρυθμό ανάπτυξης άνω του 33%".
Επιπλέον, ο κ. Καζίνος είπε ότι, "Την επόμενη πενταετία, ο στρατηγικός μας στόχος είναι να
μεγεθύνουμε περαιτέρω το χαρτοφυλάκιο μας ώστε να ξεπεράσει τα €800 εκατ., σχεδιάζοντας
την υλοποίηση νέων επενδύσεων ύψους τουλάχιστον €130 εκατ. μέχρι το τέταρτο τρίμηνο του
2024".
"Μεσοπρόθεσμα", συνέχισε ο κ. Καζίνος, "Η κύρια επενδυτική στρατηγική της Trastor θα
παραμείνει αμετάβλητη. Θα συνεχίσουμε να επικεντρωνόμαστε σε γραφειακούς χώρους με
χαρακτηριστικά προστιθέμενης αξίας και σε προνομιακά κτίρια logistics με "πράσινες"
πιστοποιήσεις. Αυτή η στρατηγική έχει προσφέρει έως τώρα βιώσιμες εισοδηματικές
αποδόσεις καθώς και σημαντικά κέρδη από αποτιμήσεις. Ταυτόχρονα, σκοπεύουμε να
ενισχύσουμε τις επενδύσεις για την αναβάθμιση των υφιστάμενων κτιρίων γραφείων μας και
την βελτίωση της ενεργειακής και λειτουργικής τους απόδοσης, αξιοποιώντας την μεγάλη
αύξηση των ενοικίων που παρατηρείται στην ελληνική αγορά για ακίνητα που εφαρμόζουν
κριτήρια πράσινης αειφορίας.
Η Trastor REIC ανακοίνωσε πρόσφατα αύξηση μετοχικού κεφαλαίου ύψους €75 εκατ. για να
στηρίξει το αναπτυξιακό της όραμα, την οποία ανέλαβε κυρίως ο βασικός της μέτοχος, η
Τράπεζα Πειραιώς. Ο κ. Καζίνος προβλέπει ότι, "Μια πρόσθετη αύξηση μετοχικού κεφαλαίου
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είναι πιθανό να πραγματοποιηθεί στα τέλη του 2024 ή στις αρχές του 2025, με στόχο την
προσέλκυση νέων μετόχων και τη διεύρυνση του ποσοστού ευρείας διασποράς της εταιρείας»
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΘΗΚΕ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
Μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, το Συνέδριο έχει επιδοθεί σε
συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό
κοινό. Το φετινό Φόρουμ ήταν ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα
εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας, παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις. Η πολιτική
σταθερότητα της χώρας, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Η αναβάθμιση της ελληνικής
οικονομίας από τον οίκο Fitch επισημοποιεί την ανάδειξη της Ελλάδας στην επενδυτική
κατηγορία από την πλευρά της πιστοληπτικής αξιολόγησης. Η Fitch είναι ο τρίτος - από τους
τέσσερις αναγνωρισμένους από την ΕΚΤ- οίκος αξιολόγησης που απονέμει τους τελευταίους
μήνες στη χώρα μας το καθεστώς της επενδυτικής βαθμίδας. Γεγονός που πιστοποιεί την
πρόοδο της ελληνικής οικονομίας και τις ακόμη πιο θετικές προοπτικές που διανοίγονται με την
εφαρμογή της πολιτικής της χώρας. Δημιουργεί παράλληλα τις προϋποθέσεις για περαιτέρω
ενίσχυση της εισροής επενδύσεων, καλύτερες συνθήκες χρηματοδότησης της οικονομίας,
ανάπτυξη και αύξηση της απασχόλησης.
O Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, απευθύνθηκε στους επενδυτές μέσω
γραπτού μηνύματος.
Συμμετείχαν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.  
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: Κυρία Μάιρα Μυρογιάννη, Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας – Υπουργείο Εξωτερικών, κ. Ορέστης Καβαλάκης,
Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Δημήτριος Τσάκωνας, Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός
Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών
Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ. Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων
Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Γρηγόρης
Δ. Δημητριάδης, Διευθύνων Σύμβουλος και εκτελεστικό μέλος ΔΣ - ΥΠΕΡΤΑΜΕΙΟ – Εθνικό
Επενδυτικό Ταμείο, Δρ. Μαρίνος Γιαννόπουλος, CEO - ENTERPRISE GREECE.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσώπησαν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank εκπροσώπησε η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board. 
Το Χρηματιστήριο Αθηνών εκπροσώπησε ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens Exchange
Group,  και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος της
Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίξαν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: v τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες:  1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank,  και από: v τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
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Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.  
Ομιλητές ήταν σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP)  • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
23 Εισηγμένες Εταιρίες είχαν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών  : Athens
Exchange Group  - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company SA (EYDAP)
-Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ: COSM) -
Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ ENERGY
Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group  - MYTILINEOS  -
National Bank of Greece  - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA
Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία έκανε ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και o κ. Evan Kotsovinos, Vice President and
General Manager – Google. Εισαγωγικές ομιλίες έκαναν ο   κ. John Tuttle, Vice Chairman –
NYSE; President - NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO - TEN Ltd., και η
κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group - Goldman Sachs.
Ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ.  John Tuttle, Vice Chairman - NYSE ; President
- NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
Το Συνέδριο έκλεισε τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου
απονεμήθηκε το "2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Τα Εισαγωγικά Σχόλια του
Υπουργού Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωστή Χατζηδάκη, διάβασε ο Πρόεδρος της
Capital Link, κ. Νίκος Μπορνόζης, καθώς ο υπουργός επέστρεψε εκτάκτως στην Ελλάδα. H
Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S. Department of
State, πραγματοποίησαν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου
ήταν η Κυρία Nicole Petallides, Host - Schwab Network ; Former Anchor - FOX Business
Network.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link διοργάνωσαν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης χτύπησαν το “Closing Bell - καμπανάκι του κλεισίματος
των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock Exchange.
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd., has been Lead
Sponsor for the last 15 years.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • Calamos Investments • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS
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LAW FIRM • Eldorado Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis,
Diakopoulos & Associates Law Firm • GEK TERNA Group of Companies • Hellenic
Development Bank • Hill International • Intrakat Group • JLL - Athens Economics • Koutalidis
Law Firm • Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas &
Partners Law Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of
Companies • PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal - A.S.
Papadimitriou & Partners Law Firm • Savills Hellas 
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP - Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • Moussas & Partners Law Firm • OPAP S.A. • PRODEA Investments
• Trastor REIC • VK PREMIUM Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί: 
Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • Chicago Atlantic
• CVC • Delsona Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) •
Growthfund, the National Fund of Greece • Hotel Investment Partners (HIP) • Microsoft • Pfizer
• Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy Transition Investments 
Χορηγός Speakers Reception: Red Apple Group
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:  
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης - Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη 
AHEPA • AHI - American Hellenic Institute • Cyprus - US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM - European Financial Management Association •
HABA - Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce • 
HLA - Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW -
Hellenic Professional Women Inc. •  HAWK - Hellenic American Women's Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens - Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News: 
tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media: 
Εθνικός Κήρυξ – The National Herald 
Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • GreekNewsUSA.com • Hellas Journal By Mignatiou.Com •
Hellenic DNA • Hellenic News of America 
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
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Ν.Μπορνόζης (Capital Link) στο iefimerida: Η Ελλάδα έχει μπει σε μια περίοδο
σταθερότητας, ανάπτυξης, θετικών προοπτικών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με αφορμή το επιτυχημένο συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη με θέμα
τις επενδύσεις, το iefimerida.gr συνομίλησε με τον πρόεδρο της εταιρείας κ. Νικόλαο
Μπορνόζη. Η Capital Link ιδρύθηκε το 1995 από τον Νικόλαο Μπορνόζη και την αδερφή του
Όλγα Μπορνόζη και είναι μια παγκόσμιου βεληνεκούς εταιρεία με έδρα τη Νέα Υόρκη,
φημισμένη για τα επιτυχημένα συνέδρια που διοργανώνει σε όλο τον κόσμο, με στρατηγική
εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων,της ενέργειας, καθώς και την προβολή
της Ελλάδας διεθνώς σαν επιχειρηματικό και επενδυτικό προορισμό. Η εταιρεία είναι μέλος του
Baltic Exchange και συνεργάζεται πολύ στενά με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το
NASDAQ και το Χρηματιστήριο του Λονδίνου καθώς και με σημαντικούς διεθνείς και
υπερεθνικούς οργανισμούς. ΤΟ ΑΡΘΡΟ ΣΥΝΕΧΙΖΕΙ ΜΕΤΑ ΤΗΝ ΔΙΑΦΗΜΙΣΗ Λίγο μετά την
λήξη του συνεδρίου, συνομιλήσαμε με τον κ. Μπορνόζη για την Capital Link, την πορεία της
ελληνικής...
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Ν.Μπορνόζης (Capital Link) στο iefimerida: Η Ελλάδα έχει μπει σε μια περίοδο
σταθερότητας, ανάπτυξης, θετικών προοπτικών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ΒΑΣΙΛΗΣ ΚΑΛΤΣΑΣ
15/12/2023  09:10
Με αφορμή το επιτυχημένο συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη με θέμα
τις επενδύσεις, το iefimerida.gr συνομίλησε με τον πρόεδρο της εταιρείας κ. Νικόλαο
Μπορνόζη.
Η Capital Link ιδρύθηκε το 1995 από τον Νικόλαο Μπορνόζη και την αδερφή του Όλγα
Μπορνόζη και είναι μια παγκόσμιου βεληνεκούς εταιρεία με έδρα τη Νέα Υόρκη, φημισμένη για
τα επιτυχημένα συνέδρια που διοργανώνει σε όλο τον κόσμο, με στρατηγική εστίαση στους
τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων,της ενέργειας, καθώς και την προβολή της Ελλάδας
διεθνώς σαν επιχειρηματικό και επενδυτικό προορισμό. Η εταιρεία είναι μέλος του Baltic
Exchange και συνεργάζεται πολύ στενά με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το NASDAQ
και το Χρηματιστήριο του Λονδίνου καθώς και με σημαντικούς διεθνείς και υπερεθνικούς
οργανισμούς.
Λίγο μετά την λήξη του συνεδρίου, συνομιλήσαμε με τον κ. Μπορνόζη για την Capital Link, την
πορεία της ελληνικής οικονομίας και για τις επενδύσεις στην Ελλάδα. Ακολουθούν όσα
ενδιαφέροντα είχε να μας πει.
Kύριε Μπορνόζη θα θέλαμε να σας ευχαριστήσουμε για την συνέντευξη και να ξεκινήσουμε
λέγοντάς μας λίγα λόγια για την Capital Link.
Η Capital Link έχει την τιμή να συνεργάζεται με την πλειονότητα των Ελληνικών συμφερόντων
ναυτιλιακων εταιρειών εισηγμένων στα Αμερικανικά χρηματιστήρια, υποστηρίζοντας την
επικοινωνία και την επαφή τους με τους μετόχους τους, το επενδυτικό κοινό, τους αναλυτές, τα
οικονομικά ΜΜΕ και εν γένει την χρηματιστηριακή, οικονομική και επενδυτική κοινότητα.
Η επικοινωνία και οι σχέσεις με επενδυτές αποτελούν την κύρια δραστηριότητα μας, που μας
επιτρέπει να έχουμε άμεση γνώση των επίκαιρων θεμάτων του κλάδου, καθώς και πρόσβαση
σε όλους τους σημαντικούς παράγοντες του κλάδου. Παράλληλα,15 απο τα 18 συνέδρια που
διοργανώνουμε ετησίως σε Ευρώπη, Αμερική και Ασία είναι ναυτιλιακού περιεχομένου, και
δεδομένου οτι η Ελλάδα έχει ηγετική θέση στην παγκόσμια ναυτιλία, σε μεγάλο βαθμό τα
συνέδρια μας προβάλλουν την δραστηριότητα των ελληνικών ναυτιλιακών εταιρειών. Με αυτό
τον τρόπο προβάλλουμε συστηματικά επί χρόνια τώρα την ναυτιλία και ιδιαίτερα την ελληνικη
ναυτιλία σε παγκοσμιο επιπεδο, αφού και τα συνέδρια μας είναι σε όλα τα σημαντικά
ναυτιλιακά κέντρα. Εχουμε δε και πολύ σημαντική διαδικτυακή παρουσία, με την συνεχή
διοργάνωση podcasts and webinars σε σημαντικά θέματα του κλάδου.
Ενα απο τα πλέον σημαντικά συνέδρια μας μη ναυτιλιακού περιεχομένου είναι το Annual
Capital Link Invest In Greece Forum που διοργανώνουμε στην Νέα Υόρκη και προβάλλει την
Ελλάδα σαν επιχειρηματικό και επενδυτικό προορισμό. Είναι το μακροβιότερο συνέδριο με
θέμα τις επενδύσεις στην Ελλάδα που διοργανώνεται εκτός Ελλάδος. Αποτελεί ένα διεθνές
συνεδριο για την Ελλάδα στην Νέα Υόρκη, αφού διοργανώνεται σε συνεργασία με τα
χρηματιστήρια Αθηνών και Νέας Υορκης και την υποστήριξη μεγάλων διεθνών επενδυτικών
τραπεζών. Κύριος χορηγός του φετινού συνεδρίου ήταν η Goldman Sachs και η Tsakos
Energy Navigation.
Είναι πολύ σημαντικό το οτι οι εξελίξεις και οι προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και των
επενδύσεων παρουσιάζονται όχι μόνο από τους Ελληνες συνέδρους αλλά και απο διεθνείς
επενδυτές και επιχειρηματίες που μοιράζονται την εμπειρία τους από την μέχρι τώρα παρουσία
τους στην Ελλάδα, αλλά και τις μελλοντικές προοπτικές που βλέπουν να ανοίγονται μπροστά
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τους.
Τι συζητήθηκε στο 25ο συνέδριο της Capital Link στην Νέα Υόρκη και ποια συμπεράσματα
βγαίνουν για το μέλλον του ελληνικού επιχειρείν;
Το φετινό συνέδριο γιόρτασε μια διπλή επέτειο. Αφενός γιατί ήταν το 25ο συνέδριο της
Capital Link, αφετέρου και πιο σημαντικό είναι το γεγονός οτι η Ελλάδα έχει μπει πλέον σε μια
καινούργια περίοδο σταθερότητας, ανάπτυξης και θετικών προοπτικών. Η χρηστή
δημοσιονομική πολιτική που εφαρμόζει η κυβέρνηση, οι μεταρρυθμίσεις και το εν γένει φιλικό
κλίμα προς το επιχειρείν και τις επενδύσεις, επέτρεψαν στην Ελλάδα να αποκτήσει εκ νέου την
επενδυτική βαθμίδα ανοίγοντας νέες ευνοϊκές προοπτικές για την χωρα μας. Τώρα πλέον, ένα
μεγαλύτερο κοινό επενδυτών βάζει την Ελλάδα στο στόχαστρο του και η χώρα όσο και οι
εταιρείες έχουν δυνατότητα πρόσβασης στις διεθνείς κεφαλαιογορές με πιο ευνοϊκούς όρους,
κάτι που θα έχει θετική επίπτωση στην δραστηριότητά τους, καθώς και την οικονομία και την
κοινωνία ευρύτερα.
Τα τελευταία χρόνια, η Ελλάδα έχει προσελκύσει σημαντικές επενδύσεις σε όλους τους τομείς
από διεθνείς επιχειρηματικούς και επενδυτικούς ομίλους. Τώρα, αναμένεται η ροή των
επενδύσεων να αυξηθεί. Το συνέδριο μας, παρουσίασε τις εξελιξεις και προοπτικές σε όλους
τους σημαντικούς τομείς της οικονομίας, όπως τράπεζες, ενέργεια, υποδομές, ακίνητα,
τουρισμός, υγεία, χρηματιστήριο, μετοχές και ομόλογα του δημοσίου και ιδωτικού τομέα. Σε
κάθε πάνελ, υπήρχαν στελέχη επιχειρήσεων, κυβερνητικοί παράγοντες και επενδυτές,
παρέχοντας μια ολοκληρωμένη άποψη. Το συμπέρασμα είναι θετικό όσον αφορά ευκαιρίες για
επενδύσεις σε κάθε τομέα της οικονομίας. Ιδιαίτερη έμφαση δόθηκε και στις θετικές προοπτικές
των μικρομεσαίων επιχειρήσεων που αποτελεί ένα απο τα πιο ζωτικά τμήματα της οικονομίας.
Αυτό φάνηκε και από την ιδιαίτερα αυξημένη ζήτηση για κατ ιδίαν συναντήσεις επενδυτών και
επιχειρηματιών με κυβερνητικούς παράγοντες και εισηγμένες εταιρείες.
Ποια είναι η γνώμη σας για την πορεία της ελληνικής οικονομίας και ποια είναι η αίσθηση που
έχουν οι διεθνείς επενδυτές για την χώρα μας;
Οι διεθνείς επενδυτές έχουν σήμερα αυξημένη εμπιστοσύνη στις προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας. Σημαντικοί διεθνείς επενδυτές, οπως οι John Paulson, BC Partners, CVC, RWE,
Google, Pfizer, Microsoft, Thrivest Holding, Golman Sachs Asset Management, HIP Partners
(Blackstone), Eldorado Gold, έκαναν αναφορά στην εμπειρία τους από την μέχρι τώρα
επενδυτική και επιχειρηματική παρουσία τους στην Ελλάδα, αλλά και τα σχέδια τους για
περαιτέρω επενδύσεις. Ο κοινός παρονομαστής είναι η αυξημένη εμπιστοσύνη στις
προοπτικές της Ελλάδος, στις ευκαιρίες που παρουσιάζονται και το γεγονός οτι η χώρα μας
βρίσκεται στην αρχή ενός πολύ θετικού κύκλου για την οικονομία και τις επενδύσεις.
Κατά την περίοδο της κρίσης, η Ελλάδα είχε προσελκύσει ένα μικρότερο κοινό επενδυτών που
είχαν υψηλότερες αντοχές στο ρίσκο. Σήμερα, η Ελλάδα προσελκύει ένα πολύ μεγαλύτερο
κοινό, που προσβλέπει ακριβώς στην πολιτική σταθερότητα, τις θετικές προοπτικές
ανάπτυξης, το φιλικό κλίμα προς το επιχειρείν και τις επενδύσεις, καθώς και στα σημαντικά
στρατηγικά πλεονεκτήματα που έχει η Ελλάδα σαν πύλη προς την ΕΕ και την ευρύτερη
περιοχή της Μεσογείου και των Βαλκανίων.
Η ελληνική οικονομία έχει σημειώσει σημαντικά, σταθερά κέρδη τόσο στις παγκόσμιες
κεφαλαιαγορές όσο και στη διεθνή επενδυτική κοινότητα τα τελευταία χρόνια, ακόμη και ενόψει
των γεωπολιτικών προκλήσεων και της πανδημίας, που επηρέασαν ουσιαστικά την παγκόσμια
οικονομία. Αυτή η αξιοσημείωτη επιτυχία είχε ως αποτέλεσμα την απαρχή νέων και
σημαντικων επενδυτικών δραστηριοτήτων στη χώρα, σηματοδοτώντας μια νέα πορεία προς τα
εμπρός για την Ελλάδα, μια πορεία εκσυγχρονισμού, σταθερότητας και εμπιστοσύνης.
Οι γεωπολιτικές εντάσεις και η ενεργειακή κρίση ενίσχυσαν τη στρατηγική θέση της Ελλάδας
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ως ασφαλούς και αποτελεσματικής πύλης σε μια ευρύτερη περιοχή. Οι επιχειρηματικές και
επενδυτικές ευκαιρίες είναι σε όλους τους σημαντικούς τομείς – ενέργεια, logistics, υποδομές,
τουρισμός, ακίνητα, τεχνολογία, χρηματοοικονομικές υπηρεσίες. Και αρκετές ελληνικές
νεοφυείς επιχειρήσεις κατάφεραν να προσελκύσουν σημαντικές επενδύσεις από ξένους
επενδυτές.
Συνολικά, λοιπόν, είναι μια εποχή πραγματικών ευκαιριών, με την προϋπόθεση ότι θα
συνεχίσουμε με πολιτική σταθερότητα, συνετή διαχείριση της οικονομίας και παροχή φιλικού
προς τις επιχειρήσεις περιβάλλοντος στους διεθνείς επενδυτές.
Το επόμενο βήμα μετά την εκ νέου απόκτηση της επενδυτικής βαθμίδας από την Ελλάδα είναι
η αναβάθμιση του Ελληνικού Χρηματιστηρίου απο αναδυόμενη σε ανεπτυγμένη αγορά, κάτι
που αναμένεται να πραγματοποιηθεί εντός του 2024. Κάτι τέτοιο, θα σηματοδοτήσει ότι ένα
πολύ μεγαλύτερο κοινό επενδυτών που διαχειρίζονται πολύ περισσότερα κεφάλαια, θα
ενδιαφερθεί για το Ελληνικό Χρηματιστήριο και τις εισηγμένες εταιρείες.
Η πρόσφατη μεγάλη ζήτηση των μετοχών της Εθνικής Τράπεζας από διεθνείς επενδυτές με
μεγάλη υπερκάλυψη, δείχνει ακριβώς το αυξανόμενο ενδιαφέρον για τις ελληνικές μετοχές.
Έτσι, αναμένεται οι ελληνικές εταιρείες να μπορούν πλέον να αντλούν κεφάλαια από τις
διεθνείς αγορές, τόσο μέσω της αγοράς ομολόγων όσο και μετοχών.
Κλείνοντας, θα θέλαμε να μας πείτε ποια είναι τα μελλοντικά σας σχέδια, τι θα πρέπει να
περιμένουμε από την Capital Link στο προσεχές μέλλον και πότε σκέφτεστε να επισκεφτείτε
την Ελλάδα;
Η Capital Link θα δραστηριοποιηθεί στην περαιτέρω προβολή των Ελληνικών εισηγμένων
εταιρειών και του Χρηματιστηρίου στους διεθνείς και ιδιαίτερα τους Αμερικανούς θεσμικούς
επενδυτές, αξιοποιώντας την τεχνογνωσία, εμπειρία και υποδομή μας στον τομέα της
Επενδυτικής Επικοινωνίας και των Επενδυτικών Σχέσεων.
Η επόμενη επίσκεψη στην Ελλάδα είναι προγραμματισμένη τον Φεβρουάριο του 2024, όπου
στις 8 του μήνα διοργανώνουμε το 14th Capital Link Greek Shipping Forum, το οποίο θα
παρουσιάσει την θεσμική ηγεσία της παγκόσμιας ναυτιλίας, καθώς και κορυφαίους Ελληνες και
ξένους πλοιοκτήτες και άλλους παράγοντες της αγοράς.
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Τράπεζες: Τι περιμένουν από «κόκκινα» δάνεια – Προς παράταση το «πάγωμα»
επιτοκίων στα στεγαστικά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Κάτω από 1 δισ. ευρώ αναμένονται τα νέα μη εξυπηρετούμενα δάνεια στο τέλος του έτους.
Συνολικά, το απόθεμα των ΝΡΕs για τις ελληνικές τράπεζες (Ελλάδα και εξωτερικό) αναμένεται
να υποχωρήσει στα 9 δισ. ευρώ φέτος. Στα 500 εκατ. ευρώ η πρόβλεψη των τραπεζών για τις
εισροές νέων NPEs το 2024. Θα παρατείνουν μέχρι τέλος του 2024 το «πάγωμα» επιτοκίων
στα στεγαστικά δάνεια. 
Με περαιτέρω μείωση του αποθέματος των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους και νέα
κόκκινα δάνεια που κινούνται κάτω από 1 δισ. ευρώ, θα καταφέρουν να κλείσουν το 2023 -
χρονιά αυξήσεων επιτοκίων - οι ελληνικές τράπεζες.
Τα νέα κόκκινα δάνεια αναμένονται ακόμη πιο περιορισμένα το 2024. Οι νέες εισροές
εκτιμώνται στα 500 εκατ. ευρώ, με αρνητικό σχηματισμό νέων NPEs σε ένα ή και δύο τρίμηνα
του έτους. Για να πετύχουν αυτό το αποτέλεσμα, οι τράπεζες σχεδιάζουν ήδη τις άμυνές τους,
αποφασίζοντας να παρατείνουν το «πάγωμα» των επιτοκίων στα στεγαστικά δάνεια. Οι
τράπεζες είχαν προχωρήσει στο «πάγωμα» του επιτοκίου βάσης με το οποίο διαμορφώνονται
τα κυμαινόμενα επιτόκια των στεγαστικών δανείων, με ημερομηνία αναφοράς την 31η Μαρτίου
2023. Το «πάγωμα» έγινε, μάλιστα, κατά 20 μονάδες βάσης χαμηλότερα από τα επίπεδα στα
οποία το επιτόκιο βάσης (Euribor μηνός και τριμήνου, SARON – Libor για το ελβετικό φράγκο,
επιτόκιο EKΤ κ.λπ.) βρισκόταν στις 31/3/2023. Το «πάγωμα» ενεργοποιήθηκε στις 2 Μαΐου
2023 με ισχύ για ένα έτος, ενώ στην παρούσα φάση οι τράπεζες σχεδιάζουν να δώσουν
παράταση στο μέτρο μέχρι το τέλος του 2024. Αυτό σημαίνει ότι το επιτόκιο που θα ισχύσει
μέχρι το τέλος του 2024 για τον εκτοκισμό των στεγαστικών δανείων με κυμαινόμενο επιτόκιο
θα είναι: 2,7% Euribor μηνός, 2,85% Euribor τριμήνου, 3,3% επιτόκιο ΕΚΤ, 1,2% SARON (για
τα δάνεια σε ελβετικό φράγκο).
Όπως αναφέρουν τραπεζικές πηγές στο insider.gr, το 2023 αναμένεται να κλείσει με το
απόθεμα των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων των τραπεζών να διαμορφώνεται στα 9 δισ.
ευρώ (σε Ελλάδα και εξωτερικό) και ο μέσος δείκτης ΝΡΕ γύρω στο 6%. Τα μη
εξυπηρετούμενα δάνεια της Εθνικής Τράπεζας αναμένονται σε 1,4 δισ. ευρώ, της Alpha Bank
και της Eurobank σε 1,5 δισ. ευρώ για την καθεμία, για την Τράπεζα Πειραιώς στα 2 δισ., ενώ
στα 2 δισ. ευρώ αναμένονται τα NPEs της Παγκρήτιας και της Attica Bank, με το εναπομείναν
ποσό μέχρι τα 9 δισ. να αφορά τις άλλες μικρές τράπεζες.
«Η μείωση του αποθέματος των μη εξυπηρετούμενων δανείων αποτυπώνει την τεράστια
πρόοδο των ελληνικών τραπεζών τα τελευταία χρόνια και είναι περισσότερο από εμφανής και
αξιοσημείωτη», ανέφερε χαρακτηριστικά η Elizabeth McCaul του SSM, μιλώντας στο συνέδριο
της Capital Link αυτή την εβδομάδα στην Νέα Υόρκη. Το μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου της
ΕΚΤ ανέφερε ότι τα ελληνικά κόκκινα δάνεια έχουν υποχωρήσει δραματικά, καθώς από τα
υψηλά του δείκτη ΝΡΕ στο 49% το 2017, στο β΄ τρίμηνο του 2023 ο δείκτης είχε υποχωρήσει
στο 8,6% και αναμένεται να δείξει περαιτέρω μείωση στο γ΄ και δ΄ τρίμηνο του έτους. Η κα
McCaul απένειμε τα εύσημα στον Γιώργο Ζαββό (πρόεδρο και CEO της Ελληνικής
Αναπτυξιακής Τράπεζας), συνομιλητή της στο πάνελ του συνεδρίου της Capital Link, ως «το
πρόσωπο (σ.σ. τότε ήταν αρμόδιος υφυπουργός για τον χρηματοπιστωτικό τομέα) πίσω από
το πολύ επιτυχημένο Σχήμα Προστασίας Ενεργητικού "Ηρακλής"».
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Το τοξικό περιβάλλον στην ΕΡΤ, η θηλυκή εκδοχή Πολάκη στον ΣΥΡΙΖΑ, οι αποδοχές
στελεχών στη ΔΕΗ και η ενόχληση που προκάλεσε το πράσινο τιμολόγιο ρεύματος
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-Μπόλικη κουβέντα έγινε και χθες στον πρωινό καφέ του Μαξίμου για την οπαδική βία, παρά
το γεγονός ότι απουσίαζε ο πρόεδρος Μητσοτάκης. Όπως έμαθα ο υφυπουργός παρά τω
πρωθυπουργώ Γιάννης Μπρατάκος, έκανε μια σοβαρή τοποθέτηση επί του ζητήματος, με την
οποία δύσκολα θα  μπορούσε να διαφωνήσει ακόμη και ο πιο καχύποπτος της ομήγυρης. Τι
είπε; Ότι στην προχθεσινή ανακοίνωση του Ολυμπιακού, αν εξαιρέσει κανείς τις αναφορές
στους βουλευτές, το υπόλοιπο περιεχόμενο των όσων υποστηρίζουν οι ερυθρόλευκοι θα
πρέπει να ληφθεί υπόψη (και μάλιστα σοβαρά). Σε κάθε περίπτωση πάντως και ανεξάρτητα
από τα όσα έχουν γραφτεί ή ειπωθεί τις τελευταίες ημέρες, έχω σχεδόν τη βεβαιότητα ότι η
κυβέρνηση, επιδιώκει να ρίξει τους τόνους, αφήνοντας σε αστυνομία και δικαιοσύνη τα
περαιτέρω.
–Μετά την αλυσίδα «Κωτσόβολος» στην οποία επιβλήθηκε πρόστιμο ύψους 2 εκατ. ευρώ για
πλασματικές προσφορές από τον υπουργό Σκρέκα, εντείνεται στην αγορά η φημολογία που
θέλει τις αρχές να έχουν έτοιμο έναν ογκώδη φάκελο και για τα Lidl. Συγκεκριμένα και όπως
προκύπτει από τους διαρκείς ελέγχους που πραγματοποιούνται (το επόμενο διάστημα θα
ενταθούν) στην αγορά, η γερμανική αλυσίδα σούπερ μάρκετ δείχνει μια απείθεια έναντι στον
νόμο. Επειδή όμως ο υπουργός Ανάπτυξης δείχνει να μην καταλαβαίνει ούτε από… εθνικές,
ούτε από πολυεθνικές, εκτιμώ ότι δεν θα αργήσει να έρθει η λυπητερή.
-Με  αφορμή την επιβολή του προστίμου των 2 εκατ. ευρώ, η Κωτσόβολος, εξέδωσε μια
ανακοίνωση, με την οποία αν υπήρχε έστω και ένας καταναλωτής που να πίστευε ότι είχε
αδικηθεί η συγκεκριμένη εταιρεία, πλέον δεν υπάρχει. Επί της ουσίας η εταιρεία παραδέχεται
ότι παραπλανούσε το καταναλωτικό κοινό, ωστόσο επειδή στις μηχανές αναζήτησης, κανείς
δεν είχε αναζητήσει τη σχετική παραπλάνηση, αυτό σημαίνει ότι η Κωτσόβολος είναι αθώα.
Επειδή λοιπόν αντί να ξεμπερδέψουν την ιστορία την μπέρδεψαν χειρότερα, έχω την αίσθηση
ότι μέχρι να περάσει στη ΔΕΗ η εταιρεία, το τίμημα θα καταβληθεί στα πρόστιμα!
! Σε δηλώσεις του στο ραδιόφωνο των Παραπολιτικών, ο υπουργός Σκρέκας τόνισε πως μέχρι
στιγμής έχουν επιβληθεί συνολικά 12 εκατ. ευρώ πρόστιμα, διαβεβαιώνοντας ότι θα
εισπραχθούν όλα.
-Στην Πέτρινη Αποθήκη στο λιμάνι του Πειραιά  γιόρτασε η «Καθημερινή» την 25ετή
συνεργασία της με τους New York Times για το αγγλόφωνο φύλλο της. Από την εκδήλωση αν
και είχε δηλώσει ότι θα έδινε το παρών, απουσίαζε ο πρόεδρος Μητσοτάκης. Κάποιοι
απέδωσαν την απουσία του, στις τελευταίες εξελίξεις στο πεδίο της οπαδικής βίας,
μπερδεύοντας ως συνηθίζουν, τον Γιάννη Αλαφούζο του ΣΚΑΪ και του ΠΑΟ με τον Θέμη
Αλαφούζο της «Καθημερινής». Επειδή όπως αναμένονταν η απουσία του πρωθυπουργού
προκάλεσε σειρά σεναρίων, έψαξα και έμαθα τον λόγο που δεν πήγε τελικά στον Πειραιά ο
πρόεδρος Κυριάκος.
-Ήταν η μέρα που υπέφερε από πόνους στην μέση και αναγκάστηκε να παραμείνει
καθηλωμένος στο Μαξίμου, ενόψει και του ταξιδιού στις Βρυξέλλες. Από την ίδια πηγή
πληροφορήθηκα ότι επικοινώνησε τηλεφωνικά με τον Αλέξη Παπαχελά, προκειμένου να τον
ενημερώσει για την αδυναμία του να παραστεί στην εκδήλωση της «Καθημερινής». Πάντως,
πρέπει να σας πω ότι η κυβέρνηση εκπροσωπήθηκε και με το παραπάνω στο επετειακό αυτό
γεγονός, αφού το παρών έδωσαν οι υπουργοί Άμυνας, Δένδιας, Επικρατείας Παπασταύρου,
Υγείας Χρυσοχοΐδης, Μετανάστευσης Καιρίδης, Ναυτιλίας Στυλιανίδης, ο διοικητής της ΤτΕ
Γιάννης Στουρνάρας, ο πρώην πρωθυπουργός Αντώνης Σαμαράς, ο πρόεδρος Κασσελάκης
και ο άλλος πρόεδρος Χαρίτσης, πολλοί διπλωμάτες, εκπρόσωποι θεσμών, άνθρωποι του

https://www.powergame.gr/big-mouth/566423/to-toxiko-perivallon-stin-ert-i-thilyki-ekdochi-polaki-ston-syriza-oi-apodoches-stelechon-sti-dei-kai-i-enochlisi-pou-prokalese-to-prasino-timologio-revmatos/


https://www.powergame.gr/

 Publication date: 15/12/2023 07:26

 Similar Stats ranking (Greece): 705

 link

επιχειρείν, των γραμμάτων και των τεχνών.
-Παρακολούθησα τη συνεδρίαση της Βουλής, και τη συζήτηση του νομοσχεδίου που έχει φέρει
προς ψήφιση ο υπουργός Φλωρίδης. Και επειδή δεν σκαμπάζω σχεδόν τίποτα από νομικά και
Ποινικό Κώδικα, έμεινα στη δύσκολη θέση που περιήλθε ο Πολάκης, όταν κλήθηκε να
απαντήσει στην κατηγορία, σχετικά με τη μετατροπή της δωροδοκίας από κακούργημα σε
πλημμέλημα. Μάλιστα, ήταν δύσκολο ακόμη και για τον Παυλή, να υπερασπιστεί τον νόμο
Καλογήρου (αφού ο Κοντονής δεν τον περνούσε και τον… έφυγαν) που για να ψηφιστεί ο
πρόεδρος Τσίπρας, κράτησε πέντε μέρες επιπλέον ανοικτή τη Βουλή, ενώ είχε ανακοινώσει
εκλογές. Οι Φλωρίδης και Πλεύρης, εξήγησαν και προφανώς ο Πολάκης, κατάλαβε τον λόγο
για τον οποίο μετατράπηκε το κακούργημα σε πλημμέλημα. «Οι αλλαγές στον Ποινικό Κώδικα
το 2019, παρατείνοντας τη λειτουργία της Βουλής για μία εβδομάδα, οδήγησαν 5.000
δικογραφίες στο αρχείο. Η φροντίδα σας ήταν πώς 5.000 υποθέσεις κακουργηματικές να πάνε
στο αρχείο. Μεγαλοεγκληματίες που καταδικάστηκαν σε πρώτο βαθμό 15 χρόνια, να
αθωωθούν, γιατί μετατρέψατε τα κακουργήματα σε πλημμελήματα» υποστήριξε ο υπουργός
Φλωρίδης ,για να έρθει και να βάλει το κερασάκι στην τούρτα ο βουλευτής Πλεύρης: «Πείτε ό,τι
θέλετε σε αυτά, αλλά ότι η δωροδοκία από κακούργημα έγινε πλημμέλημα είναι κάτι που θα
σας συνοδεύει. Δεν είναι αθώο κομμάτι. Πιστεύουμε ότι αυτή τη στιγμή υπήρξε πλαίσιο τέτοιας
χαλάρωσης ποινών που χάθηκε η γενική πρόληψη που πρέπει να υπάρχει. Αυτή τη στιγμή,
πραγματικά, δεν υπήρχε αίσθηση όσων δικάζονταν ότι θα καταδικαστούν». Κάπου εκεί άρχισε
να κραυγάζει ο Πολάκης, θέλοντας να πετάξει την μπάλα στην κερκίδα.
! Να κρατήσετε κάτι μέρες που είναι. Ότι με τον Φλωρίδη στα υπουργικά έδρανα και όντας
υπουργός επί της Δικαιοσύνης, εκτιμώ ότι έχουν βρει μπελά, ο Πολάκης και οι συν αυτόν. Όχι
τίποτα άλλο, αλλά στο σασμάν του Κιλκισιώτη πολιτικού, από την εποχή που ήταν στο
ΠΑΣΟΚ, είχε χαλάσει η όπισθεν.
-Τελευταία φτάνουν διάφορα στα αυτιά μου για το τοξικό περιβάλλον που επικρατεί εκεί στην
ΕΡΤ. Ιστορίες για απαράδεκτες συμπεριφορές προϊσταμένων προς γυναίκες εργαζόμενες, στα
όρια της παρενόχλησης. Αν αληθεύουν όλα αυτά και βγουν στη δημοσιότητα τότε ίσως
βρεθούμε ενώπιον ενός νέου κύματος MeToo, που μπροστά του όλα τα προηγούμενα θα
φαντάζουν πταίσματα. Είναι γεγονός ότι ο χώρος των media ανδροκρατείται, αλλά εκεί στην
Αγία Παρασκευή φοβάμαι ότι το έχουν παρακάνει. Ιδίως κάτι απίθανοι τύποι που αξιολογούν
τις υφιστάμενές τους από την εξωτερική εμφάνιση και υπερηφανεύονται κιόλας… Αν
πραγματικά ισχύει έστω και κλάσμα από όλα αυτά, τότε η ΕΡΤ αντί για βραβείο ως success
story, διεκδικεί επάξια το ολυμπιακό μετάλλιο «βαρβατίλας» – μιας και είμαστε και σε
ολυμπιακή χρονιά – και εγώ μάλλον θα πρέπει να φυλάξω χώρο για 2-3 πρωτοσέλιδα. Βέβαια
τα μηνύματα από την κυβέρνηση και το Μαξίμου είναι ξεκάθαρα με την τοποθέτηση της
πρώτης γυναίκας CEO στην ιστορία της ΕΡΤ, αλλά ίσως κάποιοι στο Ραδιομέγαρο έχουν μείνει
30 χρόνια πίσω. Εδώ έχουμε πλέον γυναίκα πρόεδρο στη Super League…
-Στη δοξολογία που έγινε προχθές στα Καλάβρυτα για τη μνήμη των θυμάτων της ναζιστικής
θηριωδίας πληροφορήθηκα πως μέσα στην εκκλησία έγινε ένα επεισόδιο ανάμεσα στον
πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ Στέφανο Κασσελάκη και τον γραμματέα της Κεντρικής Επιτροπής του
ΠΑΣΟΚ Ανδρέα Σπυρόπουλο. Ο τελευταίος εισερχόμενος στοn ναό πήγε εντελώς
ασυναίσθητα και κάθισε πίσω από τη βουλευτή Αχαΐας της Νέας Δημοκρατίας και υφυπουργό
Υποδομών Χριστίνα Αλεξοπούλου δίχως να αντιληφθεί πως η θέση που πήγε και έπιασε
εμπόδιζε τη θέα του προέδρου Κασσελάκη, ο οποίος του έκανε παρατήρηση του τύπου: «Μα
καλά ήρθες να κάτσεις μπροστά μου;». Ο Ανδρέας Σπυρόπουλος, που δεν είχε καμία όρεξη
για «μανούρα» και επειδή δεν το έκανε επίτηδες, έκανε ένα βήμα πίσω και πήγε και
στριμώχτηκε «θεσμικά» δίπλα του. Προσωπικά αμφιβάλλω εάν ο Στέφανος Κασσελάκης
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κατάλαβε ποιος ήταν ο Ανδρέας Σπυρόπουλος, καθώς ως πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ δεν ξέρει
ακόμη ποια είναι τα στελέχη του κόμματός του.
Εκτός απ’ τον αρσενικό Πολάκη, τον αψύ Κρητικό που όλα τα σφάζει και όλα τα μαχαιρώνει και
δεν σηκώνει γενικώς μύγα στο σπαθί του, στις τάξεις των Κασσελακικών, υπάρχουν και τα
«αντίγραφά» του σε «θηλυκή» εκδοχή. Και αναφέρομαι στη γραμματέα της ΚΟ του ΣΥΡΙΖΑ
Θεοδώρα Τζάκρη, η οποία φέρεται να έχει γίνει πυρ και μανία επειδή διαπιστώνει πως στην
πορεία προς το Συνέδριο του κόμματος πάει να κάνει κουμάντο ο Νίκος Παππάς μαζί με τον
Χρήστο Σπίρτζη. Η Τζάκρη, όπως μαθαίνω, είναι ακόμη πιο σκληρή και συγκρουσιακή απ’ τον
Πολάκη όταν χρειάζεται να πει τα πράγματα με το «όνομά τους». Επίσης, επειδή εσχάτως όλοι
παριστάνουν τους υποστηρικτές του Κασσελάκη, η ίδια στις κατ’ ιδίαν συζητήσεις της φέρεται
να καυχιέται πως τον πρόεδρο Κασσελάκη τον «ανακάλυψε» την περίοδο που ο Τσίπρας της
είχε αναθέσει τον τομέα της ομογένειας.
-Διάβασα χθες στην κομματική «Αυγή» (που δεν ξέρω πλέον ποιον εκ των αρχηγών
εκπροσωπεί) για τις «χρυσές απολαβές των golden boys της ΔΕΗ». Ήταν ένα κείμενο σαν κάτι
δελτία τύπου που εκδίδουν βουλευτές της επαρχίας, που διεκδικούν ένα μονόστηλο σε
κανονικές (όχι κομματικές) εφημερίδες. Επίσης, σκέφτηκα ότι είναι προτιμότερο μια υγιή
επιχείρηση να δίνει ακόμη και «χρυσές απολαβές» στα στελέχη της, από το να μην δίνει καν
τον προβλεπόμενο μισθό στους ταλαίπωρους εργαζόμενους. Και μιας και η κομματική «Αυγή»
άνοιξε την κουβέντα, θα είχε μια κάποια αξία, να ενημερώσει το ευρύ κοινό (των 750
αναγνωστών της) και για τα τελευταία φαινόμενα λογοκρισίας, που ομολογώ ότι παραπέμπουν
σε κάτι άλλες περιόδους. Σε κάθε περίπτωση, για να υπάρχουν «χρυσά αγόρια» σε μια
εταιρεία, απαραίτητη προϋπόθεση είναι να υπάρχουν και χρυσοφόρες χρήσεις. Εν προκειμένω
και επί των ημερών της διοίκησης Στάσση, η ΔΕΗ, εξήλθε από το αδιέξοδο και τη
συνδικαλιστική ομηρία και πλέον είναι μια εταιρεία πρότυπο στην ευρύτερη περιοχή, που
επενδύει, αναπτύσσεται, εκσυγχρονίζεται και που στο τέλος παράγει πλούτο. Το ακριβώς
αντίθετο μ’ αυτό που συμβαίνει στις μιντιακές επιχειρήσεις του ΣΥΡΙΖΑ.
-Όμως επειδή δεν είμαι και τόσο καλός δημοσιογράφος, όσο οι συνάδελφοι που εργάζονται
κάτω από ομολογουμένως αντίξοες συνθήκες, υπό τον φόβο (πλέον) να τιμωρηθούν αν
γράψουν ή πουν (Στο Κόκκινο) ελεύθερα την άποψή τους, ακόμη και στο facebook, με αφορμή
το χθεσινό πρωτοσέλιδο της «Αυγής», σε σχέση με τη νέα πολιτική αποδοχών των μελών ΔΣ
της ΔΕΗ, ρώτησα έναν συνάδελφο και έμαθα τα εξής. Πρώτον μου είπε ότι η πολιτική αφορά
στα ανεξάρτητα, μη εκτελεστικά μέλη του ΔΣ, οι αμοιβές των οποίων ευθυγραμμίζονται με
εκείνες των μελών ΔΣ των τραπεζών, αλλά και του Υπερταμείου που ίδρυσε (και προφανώς
δεν θέλει να το θυμάται) η κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ, που θα τα καταργούσε όλα αυτά με έναν νόμο
και ένα άρθρο. Το δεύτερο που μου είπε ο ίδιος καλά ενημερωμένος επί του θέματος τύπος,
είναι ότι η  εξυγίανση της ΔΕΗ αποδεικνύεται περίτρανα από ένα μόνο νούμερο: το 2019 η
συμμετοχή του Δημοσίου, δηλαδή η περιουσία των Ελλήνων φορολογουμένων, άξιζε 150
εκατομμύρια ευρώ (51%), ενώ σήμερα η αντίστοιχη περιουσία του Δημοσίου (34%) αξίζει 1,38
δισ. ευρώ. Ψιλά γράμματα για όλους αυτούς που παλεύουν πλέον με τον εφιάλτη της
λογοκρισίας.
! Η εξυγίανση της ΔΕΗ της έδωσε τη δυνατότητα να συνεισφέρει στην ενεργειακή κρίση με
εκπτώσεις ύψους 3,5 δισ. ευρώ προς όφελος των πελατών της, δηλαδή της ελληνικής
κοινωνίας.
Με την ευκαιρία του χθεσινού δημοσιεύματος και γνωρίζοντας πόσο βαθιά βρίσκεται στο
αριστερό DNA το πράσινο και οικολογικό, σκέφτηκα ότι η δυνατή ΔΕΗ καταφέρνει σήμερα και
διαθέτει στην αγορά το πιο ανταγωνιστικό πράσινο τιμολόγιο και παράλληλα το πιο
ανταγωνιστικό μπλε. Για να σας το κάνω πιο λιανά μιλάμε για σταθερό τιμολόγιο που δίνει
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σήμα και στους ανταγωνιστές της (που ενδεχομένως λέω εγώ που έχω την πονηριά μέσα μου,
να μην θέλει να ενοχλήσει ο ΣΥΡΙΖΑ) να προχωρήσουν σε αντίστοιχες κινήσεις προς όφελος
όλων των καταναλωτών. Όλα αυτά θα ήταν αδύνατο να γίνουν με τη χρεοκοπημένη ΔΕΗ που
άφησε το 2019 ο ΣΥΡΙΖΑ, αδιαφορώντας για τις συνέπειες στην εθνική οικονομία και τους
πολίτες.
-Ευκολότερη και φθηνότερη πρόσβαση στις αγορές χρέους για τις εκδόσεις των ομολόγων
τους, θα έχουν οι ελληνικές τράπεζες μετά την ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας. Η οποία
σε συνδυασμό με τη συνεχή βελτίωση της οικονομικής εμπιστοσύνης και τις θετικές  αποδόσεις
των επενδύσεων, δημιουργεί ένα περιβάλλον που στηρίζει τη βιωσιμότητα του επιχειρηματικού
μοντέλου των τραπεζών, την ανθεκτικότητα της κερδοφορίας τους και τη δημιουργία
κεφαλαίου. Αυτό είναι το σκεπτικό βάσει του οποίου χθες η Fitch, αναβάθμισε και τις τέσσερις
ελληνικές συστημικές τράπεζες, εκτιμώντας ότι μπορούν να αυξήσουν τον όγκο των
δραστηριοτήτων τους, χωρίς να διακυβεύεται το προφίλ κινδύνου τους. Οι θετικές προοπτικές
των ελληνικών τραπεζών επικροτήθηκαν και από την JP Morgan, με σύσταση αγοράς και
αύξηση τιμής – στόχου, στο report της για την στρατηγική του τραπεζικού κλάδου Κεντρικής και
Ανατολικής Ευρώπης, Μέσης Ανατολής και Αφρικής (CEEMEA), με ορίζοντα τον Ιούνιο του
2025.
-Πυρετωδώς δουλεύουν τις τελευταίες ημέρες τα διοικητικά συμβούλια των τραπεζών για να
καταρτίσουν τα επιχειρησιακά πλάνα της επόμενης χρονιάς. Κάποιοι ολοκληρώνουν σήμερα τη
δουλειά, όπως το ΔΣ της Eurobank. Που όπως έμαθα, συνεδρίαζε καθημερινά στο One & Only
με θέα την Αθηναϊκή Ριβιέρα, καθ΄ ότι η Διοίκηση βρίσκεται υπό μετακόμιση από το
Μποδοσάκειο στα νέα κεντρικά γραφεία απέναντι από την Παλαιά Βουλή. Στο πολυτελές
ξενοδοχείο έχουν καταλύσει τα ξένα μέλη του ΔΣ. Με ειδικές τιμές, εννοείται, αφού η Eurobank
είναι μέτοχος στην Grivalia Hospitality. Εκεί λοιπόν, by the sea, συνεδρίαζαν σύσσωμο το
διοικητικό συμβούλιο και όλες οι επιτροπές του ΔΣ, ενώ υπήρξε και ημέρα στρατηγικής για την
επόμενη χρονιά. Η οποία είναι σημαντικό για όλες τις τράπεζες να σχεδιαστεί σωστά, ενόψει
επιτοκίων. Που ναι μεν θα αρχίσουν να αποκλιμακώνονται, αλλά το πότε και το πόσο θα
παίξουν καθοριστικό ρόλο στα πλάνα των τραπεζών για δάνεια, καταθέσεις, επενδύσεις κ.λπ.
Πάντως, σε όλα τα ΔΣ των τραπεζών, τα σχόλια των ξένων μελών είναι σχεδόν αποθεωτικά για
την Ελλάδα που πάει πολύ καλά σε όλα τα επίπεδα, ενώ αναγνωρίζεται και η καλή δουλειά
που έχει γίνει σε επίπεδο τράπεζας αλλά και χώρας.
-Επιστρέφοντας στα επιτόκια, το 2023 έφερε σοκ στους δανειολήπτες με τις απανωτές
αυξήσεις στις μηνιαίες δόσεις των δανείων. Ωστόσο, οι τράπεζες δεν αναμένουν σοκ από νέα
κόκκινα δάνεια. Αυτά θα είναι κάτω του 1 δισ. για τις τέσσερις μεγάλες, οι οποίες θα κινηθούν
προληπτικά και για το 2024, παρατείνοντας το «πάγωμα» των επιτοκίων στα στεγαστικά
δάνεια. Το 2024 θα είναι χρονιά αποκλιμάκωσης των επιτοκίων, όπως σηματοδότησε εμμέσως
και συγκρατημένα η χθεσινή, τελευταία συνεδρίαση του ΔΣ της ΕΚΤ για τη νομισματική
πολιτική. Επειδή όμως η κάθοδος των επιτοκίων δεν θα είναι ραγδαία όπως ήταν η άνοδός
τους, οι τράπεζες θα σπεύσουν να κινηθούν προληπτικά, δίνοντας ανάσα στους δανειολήπτες
για όλο το 2024.
-Όσον αφορά στο απόθεμα των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων με το οποίο θα κλείσουν την
τρέχουσα χρονιά οι τράπεζες, μαθαίνω ότι θα κινηθεί συνολικά στα 9 δισ. ευρώ. Alpha Bank,
Eurobank, Εθνική από περίπου 1,5 δισ. ευρώ η καθεμία, η Τράπεζα Πειραιώς γύρω στα 2 δισ.,
Αττικής και Παγκρήτια άλλα 2 δισ. και τα υπόλοιπα οι άλλες μικρές. Τα νούμερα είναι
τουλάχιστον οκτώ φορές χαμηλότερα από αυτά του 2019, όταν ανέλαβε η κυβέρνηση της Νέας
Δημοκρατίας, θέτοντας ως προτεραιότητα την εξυγίανση του τραπεζικού τομέα από τα κόκκινα
δάνεια με όχημα τον «Ηρακλή». Το κατόρθωμα αυτό ακόμη αφήνει έκπληκτους τους ξένους και
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δη τους επόπτες. Που όπως η Elizabeth McCaul του SSM, στο συνέδριο της Capital Link αυτή
την εβδομάδα, μίλησε για «τεράστια πρόοδο από τις ελληνικές τράπεζες, περισσότερο από
προφανή και αξιοσημείωτη, επίσης χάρη στον Γιώργο Ζαββό, το πρόσωπο πίσω από το πολύ
επιτυχημένο Σχήμα Προστασίας Ενεργητικού «Ηρακλής».
! Η μέση παραγωγικότητα των πολύ μικρών επιχειρήσεων διαμορφώνεται μόλις στο 17% της
παραγωγικότητας των μεγάλων επιχειρήσεων, ενώ το αντίστοιχο ποσοστό στην Ευρώπη
βρίσκεται στο 48%. Συνεπώς, είναι επιτακτική ανάγκη η μεγέθυνση των επιχειρήσεων για να
αυξηθεί η παραγωγικότητα. Και αυτή η μεγέθυνση δεν μπορεί να επιτευχθεί μόνο μέσω της
οργανικής ανάπτυξης, είναι απαραίτητες συγχωνεύσεις και εξαγορές. Είναι λόγια του Γενικού
Διευθυντή Wholesale Banking της Alpha Bank, Γιάννη Εμίρη και θέτουν ένα ζήτημα που θα
απασχολήσει πολύ την ελληνική οικονομία τα επόμενα χρόνια.
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Τι λέει ο Πέτρος Παππάς για το big deal, τι θα κάνει ΤΩΡΑ ο Τσαμάζ, o Μπίτζιος και το
Baglietto 33 μέτρων, οι πιρουέτες του Μανουσάκη, το νέο λουξ γραφείο του
Γεωργακόπουλου με τα λεφτά των φτωχών, και ένα hot quiz από την Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τελικά στη ζωή το σημαντικό δεν είναι να είσαι βασιλιάς αλλά να ζεις «σαν βασιλιάς». Τη βαθιά
αυτή φιλοσοφία φαίνεται ότι έχει κάνει πράξη ζωής ακόμη και στον χώρο εργασίας ο
επικεφαλής της Intrum Γιώργος Γεωργακόπουλος.
The Wiseman
Χθες η αγορά ήταν σχετικά καλή και ο γενικός δείκτης αναζητεί δυνάμεις να ξεφύγει πάνω από
τις 1300 μονάδες από τις 1295 που έκλεισε χθες.
Μια σειρά από μετοχές όπως για παράδειγμα η TITAN TITC 1,64% 21,75, Λαβιφαρμ ΛΑΒΙ
5,13% 0,82 , Intrakat ΙΝΚΑΤ 1,32% 3,85  και Intracom ΙΝΤΚΑ -0,32% 3,07  σημείωσαν ρεκόρ
52 εβδομάδων.
Εξαιρετική εικόνα και για την Αλουμύλ  ΑΛΜΥ 5,84% 3,08 Μυλωνάς όπου έσπασε το φράγμα
των 3 ευρώ και έκλεισε στα 3,08 ευρώ με κέρδη 5,84%.
Ο ΟΤΕ ΟΤΕ 0,31% 13,14 έκλεισε με οριακά κέρδη στα 13,14 ευρώ, και τώρα οι αγορές θα
περιμένουν την ανάληψη των καθηκόντων του νέου CEO Κώστα Νεμπή το 2024.
Ιδιαίτερα ικανοποιημένος φαίνεται να είναι ο εφοπλιστής και CEO της STAR BULK (Nasdaq:
SBLK) Πέτρος Παππάς, μετά την συμφωνία που υπέγραψε με τη διοίκηση της Eagle Bulk
Shipping (NYSE: EGLE) και  την απορρόφηση της από την Star Bulk Carriers.
Από την συγχώνευση δημιουργείται μια εταιρεία – μαμούθ που θα αποτελείται από 169
φορτηγά πλοία με κεφαλαιοποίηση 2,1 δισ. δολαρίων.
Θα είναι δε η μεγαλύτερη εισηγμένη ναυτιλιακή στα  dry bulk στο αμερικανικό χρηματιστήριο.
Η κρίσιμη ημερομηνία του DEAL είναι η 11 Ιανουαρίου, προκειμένου να διαπιστωθεί εάν
υπάρχει κάποια άλλη πρόταση, από υπάρχοντα μέτοχο της Eagle Bulk (πχ Γιάννης Κούστας η
Πέτρος Παναγιωτίδης που κατέχουν περίπου 15% έκαστος).
Σε αντίθετη περίπτωση το deal θα προχωρήσει και θα ολοκληρωθεί τον Μάρτιο του 2023.
Οι σχέσεις των δύο διοικήσεων δηλαδή της STAR BULK και της EAGLE ήταν παραδοσιακά
καλές εδώ και πολλά χρόνια.
Οι εταιρείες αποφάσισαν να συγχωνευθούν προκειμένου να δημιουργήσουν ένα κολοσσό στο
χώρο των Bulk Carriers και κυρίως να αποφύγει η EAGLE κάποια επιθετική εξαγορά.
 
Η αποχώρηση Τσαμάζ από τον ΟΤΕ, που ανακοινώθηκε χθες, ήταν γνωστή στο WISEMAN
εδώ και πολλούς μήνες.
Λίγε ήμερες πριν την 25η Μαρτίου του 2023, τον είχα συναντήσει ένα Σάββατο βράδυ, κάπου
έξω σε εστιατόριο στο κέντρο της Αθήνας, στην Brasserie Lorraine….
Μαζί του ήταν στενοί του συνέρρεες.
Τον ρώτησα ευθέως εάν θα ανανεωθεί η θητεία του το 2024.
Μου απάντησε ειλικρινά. «Δεν έχω ιδέα. Ακόμα δεν με έχουν ειδοποιήσει».
Κατάλαβα αμέσως.
Λίγε εβδομάδες μετά έμαθα το όνομα του ανθρώπου που έπαιζε να γίνει CEO στον 
Οργανισμό.
Του Κώστα Νεμπή.
Πριν από περίπου 40 ημέρες τον συνάντησα εκ νέου, και τον ρώτησα τι θα κάνει μετά το
καλοκαίρι του 2024 που θα φύγει από τον ΟΤΕ.
Δεν μου έδωσε σαφή απάντηση.
Κατάλαβα όμως ότι αυτό που τον ενδιαφέρει, είναι να επενδύει κάποια χρήματα σε ένα fund
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έτσι ώστε να είναι και μέτοχος και να έχει λόγο στην διοίκηση.
Όσο σκληρό και να είναι, στην Ελλάδα δεν υπάρχουν πολλές θέσεις ισάξιες ενός ανθρώπου με
τις τεράστιες γνώσεις του ΤΣΑΜΑΖ.
Ενός ανθρώπου που έχει διοικήσει έναν οργανισμό με χρηματιστηριακή αξία 5,6 δισ. ευρώ.
Η Ελλάδα δεν είναι ούτε Γερμάνια ούτε Αγγλία.
Η κοινοπραξία Bain – Fortress – Davidson Kempner είναι σύμφωνα με πληροφορίες μεταξύ
αυτών που προσήλθαν στο διαγωνισμό της PQH, υποβάλλοντας μη δεσμευτική προσφορά για
τα τρία χαρτοφυλάκια κόκκινων δανείων με την επωνυμία Alphabet που προωθεί προς
πώληση ο ενιαίος ειδικός εκκαθαριστής.
Μεταξύ των ενδιαφερομένων είναι επίσης η Carval, η Bracebridge, που υπέβαλαν
μεμονωμένες προσφορές για ένα ή δύο χαρτοφυλάκιο, καθώς και το επενδυτικό κεφάλαιο
Ellington Financial.
Τα τρία χαρτοφυλάκια, συνολικής λογιστικής αξίας 4,8 δισ. ευρώ, συγκροτούν το παλιό
χαρτοφυλάκιο με την επωνυμία Αριάδνη που είχε βγει προς πώληση λίγο πριν τα τέλη του
2021, αλλά η διαδικασία απέβη άκαρπη.
Μετά την αποτυχία του πρώτου διαγωνισμού η PQH προέκρινε το σπάσιμο του χαρτοφυλακίου
σε τρία κομμάτια, δίνοντας την δυνατότητα στους εν δυνάμει επενδυτές να υποβάλλουν
προσφορά είτε συνολικά για όλα τα χαρτοφυλάκια είτε μεμονωμένα για κάποιο από αυτά
προκειμένου να διευκολύνει την διαδικασία πώλησης.
Προ ημερών σας ενημερώσαμε πως η εταιρεία Krikel, του πρωταγωνιστή των υποκλοπών
Γιάννη Λαβράνου, θα βάλει λουκέτο στο τέλος του μήνα.
Ωστόσο, παρά το ότι ο Λαβράνος είναι πλέον ποικιλοτρόπως ελεγχόμενος από τη Δικαιοσύνη,
δεν φαίνεται διατεθειμένος να εγκαταλείψει τον χώρο των τηλεπικοινωνιακών και αμυντικών
συστημάτων, από τον οποίο ευημέρησε λόγω των συμβολαίων του με την Ελληνική
Αστυνομία.
Δεδομένου ότι στην Ελλάδα είναι «personanon grata», ο Λαβράνος προχώρησε στη σύσταση
εταιρείας στο Λονδίνο, η οποία έχει ως βασικό αντικείμενο το εμπόριο συστημάτων
τηλεπικοινωνιών και κυβερνοασφάλειας.
Όπως μας πληροφόρησαν, το όνομα της εταιρείας αυτής είναι Northlett Limited.
Το ενδιαφέρον είναι πως η εν λόγω εταιρεία εμφανίζει στους σκοπούς της και την παροχή
συμβουλευτικών υπηρεσιών σχετικών με τις ανανεώσιμες πηγές ενέργειας.
Αυτός άλλωστε είναι ένας τομέας που ο Φέλιξ Μπίτζιος, ο στενός συνεργάτης του Λαβράνου
και έτερος πρωταγωνιστής των υποκλοπών, έχει αναπτύξει σημαντική τεχνογνωσία τα
τελευταία χρόνια.
Πάντως, ο Λαβράνος φέρεται να έχει και άλλες επιχειρηματικές «ανησυχίες» που εκτείνονται
στο χώρο του τουρισμού.
Για το λόγο αυτό συνέστησε πρόσφατα στο Λονδίνο και την εταιρεία Blue Yachts Ltd.
Η εν λόγω εταιρεία παρέχει μεταξύ άλλων υπηρεσίες ναύλωσης σκαφών αναψυχής.
Διαθέτει ο Λαβράνος σκάφος ή σκάφη αναψυχής προς ενοικίαση;
Κακές γλώσσες μας μετέφεραν πως τον Αύγουστο του 2022 ο Φέλιξ Μπίτζιος έκανε
κρουαζιέρα στον Ιόνιο, συνοδευόμενος από πέντε Ιταλίδες καλλονές.
Ο Μπίτζιος επέβαινε σε ένα πολυτελές γιοτ Baglietto 33 μέτρων.
Και κατά τις ίδιες κακές γλώσσες το πολυήμερο ταξίδι του ήλθε σχεδόν τζάμπα, καθώς ούτε τα
καύσιμα που έβαλε το σκάφος στην Κεφαλλονιά δεν πλήρωσε.
Επειδή δεν υιοθετούμε τις κακεντρέχειες, αν ο κ. Μπίτζιος θελήσει να δώσει μια απάντηση για
την κρουαζιέρα στο Ιόνιο, αλλά και για τις επιχειρηματικές του συμπράξεις με τον Γιάννη
Λαβράνο, είμαστε στη διάθεσή του…
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Τελικά στη ζωή το σημαντικό δεν είναι να είσαι βασιλιάς αλλά να ζεις «σαν βασιλιάς».
Τη βαθιά αυτή φιλοσοφία φαίνεται ότι έχει κάνει πράξη ζωής ακόμη και στον χώρο εργασίας ο
επικεφαλής της Intrum Γιώργος Γεωργακόπουλος.
Εκτός από τα πολυτελή ΙΧ, τους μπράβους και τις βόλτες με κότερα (των φίλων του σε πρώτη
φάση), μαθαίνω λοιπόν ο περι ου ο λόγος προχωρά αυτές τις ημέρες σε μία πλήρη ανακαίνιση
του γραφείου του, μετατρέποντας το περίπου σε «σουίτα πολυτελείας.
Τόσο η επίπλωση όσο και η διακόσμηση του χώρου αποπνέουν χλιδή και πλούτο, παρόλο
που ο ίδιος ασχολείται με τα «τοξικά απόβλητα του τραπεζικού συστήματος» ήτοι με τα κόκκινα
δάνεια.
Βέβαια ο ίδιος δικαιούται για  τον εαυτό του την πολυτέλεια να εργάζεται σε ένα περιβάλλον το
οποίο να αποπνέει ακριβή φινέτσα και θετική αύρα, μία που η εταιρεία τα πηγαίνει πολύ καλά
ακόμη και αν για το πετύχει αυτό χρειάζεται να γίνει λίγο πιο πιεστική σε ταλαίπωρους
δανειολήπτες.
Υπάρχουν βέβαια και οι παράπλευρες απώλειες από τα πρόστιμα που έχουν επιβληθεί στην
Intrum, αλλά ποιος είπε ότι μία εταιρεία μπορεί να πάει μπροστά «με το σταυρό στο χέρι».
Τέλος πάντων για να μην σας κουράζω το γραφείο του Γιώργου θα το ζήλευαν ακόμη και
στελέχη της Goldman Sachs που δουλεύουν στην Wall Street, παρόλο που τελευταίοι
ασχολούνται με την επένδυση του πλούτου και όχι με την διαχείριση της μιζέριας δηλαδή με
προβληματικά δάνεια.
Η διαχείριση των φτωχών φέρνει λεφτά τελικά και πολλά bonus!!!
Την τακτική της Lamda Development με τις απευθείας προσκλήσεις σε μεγάλες
κατασκευαστικές εταιρείες θα ακολουθήσει η Goldair για την κατασκευή του Θριασίου
Εμπορευματικού Κέντρου με την αξία της επένδυσης να διαμορφώνεται στα 200 εκατ. ευρώ.
Σύμφωνα με τα όσα γνωρίζει ο Wiseman η Goldair θα καλέσει τις τρεις μεγάλες
κατασκευαστικές  εταιρείες για να υποβάλουν τις προσφορές τους για την έκταση των 265.000
τ.μ που αναμένεται να γίνει το μεγαλύτερο logistics hub στη χώρα μας και ένα εκ των
μεγαλύτερων στα Βαλκάνια.
Τα «ραβασάκια» δε θα πάνε σε όλους του μεγάλους των κατασκευών, καθώς εκτός των
παραληπτών αναμένεται να βρεθεί η Mytilineos.
Αυτό συμβαίνει καθώς η Mytilineos είχε αναλάβει τα έργα στο Θριάσιο μέσω της εξαγοράς της
ΑΡΧΙΚΟΝ, αλλά λόγω της σημαντικής καθυστέρησης της εκκίνησης της παραχώρησης και του
αυξημένου κατασκευαστικού κόστους, αποφάσισε να «ξεφορτωθεί» το έργο.
Ο σχετικός διαγωνισμός αναμένεται να τρέξει εντός του Α’ Τριμήνου του 2024 και το Β΄
Τρίμηνο να έχει επιλεγεί ο ανάδοχος, καθώς στα τέλη του πρώτου εξαμήνου θα μπουν στο
Θριάσιο οι πρώτες μπουλντόζες.
Το έργο αναμένεται να έχει ολοκληρωθεί εντός τετραετίας, αρά θα είναι έτοιμο στα μέσα του
2028.
Ώστοσο, οι πρώτες αποθήκες αναμένεται να έχουν παραδοθεί στις αρχές του 2026.
 
Την ώρα που ο όμιλος Currys, δημοσίευε τα οικονομικά αποτελέσματα του πρώτου εξαμήνου
με εκρηκτική αύξηση κερδοφορίας για την εν Ελλάδι θυγατρική της, την Κωτσόβολος, «έπεφτε»
και το πρόστιμο ύψους 2 εκατ. ευρώ  από το υπουργείο Ανάπτυξης  για παραπλανητικές
εκπτώσεις.
Η «τυχερή» ημέρα του Γιάννη Βασιλάκου, αντιπροέδρου και διευθύνοντος συμβούλου της
Dixons South East Europe, ο οποίος αντί να σχολιάζει τις επιδόσεις της Κωτσόβολος, και την
ισχυρή κερδοφορία προσδίδει στον όμιλο Carrys για άλλο ένα εξάμηνο πριν την ολοκλήρωση
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της εξαγοράς από τη ΔΕΗ, βρέθηκε αντιμέτωπος με τη δημοσιοποίηση του προστίμου.
Το ποιος θα κληθεί να το καταβάλει είναι ένα θέμα, παρόλο που όπως είναι αυτονόητο η
εταιρεία δεν το αποδέχεται για αυτό άλλωστε προσφεύγει,  στη δικαιοσύνη από την οποία και
περιμένει ότι θα δικαιωθεί.
Ανεξάρτητα από αυτό οι επιδόσεις του Κωτσόβολου στο εξάμηνο που έληξε στις 30 Οκτωβρίου
2023 είχε οριακή κάμψη πωλήσεων, στις 291 εκατ. στερλίνες έναντι 295 εκατ. στερλινών στο
αντίστοιχο περσινό εξάμηνο.
Αυτό οφείλεται στο γεγονός ότι  μετά από ένα δυνατό ξεκίνημα της περιόδου, οι πωλήσεις
μειώθηκαν, ιδιαίτερα τον Αύγουστο και τον Σεπτέμβριο λόγω της επίδρασης των πυρκαγιών
αλλά το μικτό περιθώριο ανέκαμψε έντονα και το κόστος ήταν καλά ελεγχόμενο.
Ως αποτέλεσμα η λειτουργική κερδοφορία της Κωτσόβολος αυξήθηκε κατά 300% και
διαμορφώθηκε στα 3 εκατ. ευρώ από 1 εκατ. στερλίνες ενώ το προσαρμοσμένο EBIT στο 4
εκατ. στερλίνες.
Μάλιστα αν δει κανείς τα στοιχεία του ομίλου σε ό,τι αφορά το μη προσαρμοσμένο EBIT, οι
επιδόσεις της Κωτσόβολος αναλογούν στο 37% του ομίλου.
Είναι γνωστό ότι ο Γιώργος Στάσσης της ΔΕΗ είναι μάνατζερ δυναμικός (και κατά γενική
ομολογία επιτυχημένος) αλλά όχι κατ’ ανάγκη συγκρουσιακός, εκτός αν υπάρχει πραγματική
ανάγκη.
Με αυτή την έννοια θεωρώ σημαντική, αλλά και …σημαδιακή  την επιστολή που έστειλε ο
Στάσσης στο Θανάση Δαγούμα της Ρυθμιστικής Αρχής (ΡΑΑΕΥ) και αφορά στον θαμώνα της
στήλης, τον πολυπράγμονα Μανούσο Μανουσάκη του ΑΔΜΗΕ.
Τί λέει με μία κουβέντα η επιστολή; Ότι ο «άρχοντας της πιρουέτας» κος Μάνος, πρέπει να
πάψει να ανακατεύεται σε όλα τα θέματα ανεξαιρέτως!
Είπαμε, ακόμη και οι κορυφαίοι στον πλανήτη  χορευτές του κλασικού μπαλέτου, από τις
πολλές πιρουέτες μπορούν να ζαλιστούν και να πέσουν…
 
Το έπαθε ακόμη και ο ίδιος ο Sergei Polunin, ο Ουκρανός μεγαλύτερος χορευτής της
σημερινής εποχής που αποφάσισε να αφήσει το 2012 το British Royal Ballet ακριβώς επειδή
δοκίμασε πενταπλή πιρουέτα και δεν του βγήκε!
Πολλώ δε μάλλον ο Μάνος Μανουσάκης, που δεν τον λες και Πολιούνιν ακριβώς.
Για να επανέλθουμε στα δικά μας, αναφορικά με τις διεθνείς διασυνδέσεις της Ελλάδας με
Ιταλία και Αλβανία, ο Γιώργος Στάσης και η ΔΕΗ υπογραμμίζουν σε επιστολή  προς το Θανάση
Δαγούμα και τη ΡΑΑΕΥ ότι «ο Διαχειριστής ΑΔΜΗΕ χρειάζεται να δώσει αποκλειστικά έμφαση
στα έργα που συμβάλουν στην κάλυψη των αναγκών του συστήματος και αποδεδειγμένα
μεγιστοποιούν το κοινωνικό όφελος».
Συνεπώς η  ΔΕΗ εκφράζει την ξεκάθαρη αντίθεσή της στην συμπερίληψη των πιλοτικών έργων
αποθήκευσης στο δεκαετές του ΑΔΜΗΕ, υποστηρίζοντας, επιπλέον, ότι δεν τεκμαίρεται
επαρκώς ο πιλοτικός τους χαρακτήρας.
«Τα έργα αυτά δεν είναι απαραίτητα κατασκευαστικά, αλλά αφορούν τη βασική αρμοδιότητα
του διαχειριστή ως λειτουργού του συστήματος και της αγοράς», σημειώνεται χαρακτηριστικά.
Ο Στάσσης  εστιάζει στις περιπτώσεις Ιταλίας και Αλβανίας και θεωρεί δεδομένη την υψηλή
σημασία των ηλεκτρικών διασυνδέσεων για την αποτελεσματική λειτουργία του ηλεκτρικού
συστήματος, επισημαίνοντας ότι η ενίσχυση και αναβάθμιση των δύο καλωδίων αποτελεί
προϋπόθεση τόσο για την σύγκλιση των τιμών μεταξύ των χωρών όσο και για την διάνοιξη
ενεργειακών διαδρόμων προς την Κεντρική Ευρώπη.
«Επιπλέον, η διασφάλιση και η επαύξηση της δυναμικότητας της διασύνδεσης της Ιταλίας,
κατέχει σημαίνον ρόλο λόγω της μεγάλης ρευστότητας της ιταλικής αγοράς», αναφέρει
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χαρακτηριστικά η επιστολή.
Ο Γιώργος Στάσσης και η  Δημόσια Επιχείρηση Ηλεκτρισμού τονίζουν  ότι θα πρέπει
εξασφαλίζεται από τον διαχειριστή και να ελέγχεται από την Ρυθμιστική Αρχή ότι υπάρχει
μεγιστοποίηση της υπολογιζόμενης δυναμικότητας των διεθνών διασυνδέσεων και ότι η
δυναμικότητα αυτή δεν περιορίζεται από άλλους λόγους εσωτερικής συμφόρησης.
Τί έκανε ο Θανάσης Δαγούμας όταν διάβασε την επιστολή;
Μαθαίνω ότι συμφώνησε σιωπηρά και ψιθύρισε πως «κάποιοι πρέπει να μείνουν στα κυβικά
τους».
Ακόμη και αν νομίζουν πως είναι ειδικοί στις πιρουέτες, θα πρόσθετα εγώ ως φιλότεχνος
wiseman, που είδε το πάθημα του Πολιούνιν…
Το αργότερο σε ένα μήνα θα ανοίξει η πλατφόρμα για το επίδομα θέρμανσης στο ρεύμα, όπως
μαθαίνουμε από τον ΥΠΕΝ Θεόδωρο  Σκυλακάκη.
Η πληρωμή  της έκτακτης ενίσχυσης που θα κυμαίνεται από 50 έως 480 ευρώ θα δοθεί μέσα
στο πρώτο τρίμηνο του έτους.
Η ‘αλυσίδα’ θα είναι  κράτος-προμηθευτής-καταναλωτής, δηλαδή η επιδότηση θα πιστώνεται
στον λογαριασμό του ρεύματος και πρακτικά θα μεταφράζεται σε έκπτωση στο λογαριασμό
που θα φτάνει στα χέρια του καταναλωτή.
Συνεπώς  η επιδότηση θα δίνεται στους προμηθευτές για να συμψηφιστεί με την οφειλή του
καταναλωτή.
Δικαίωμα ενίσχυσης θα έχουν οι άγαμοι με εισόδημα έως 16.000 ευρώ και οι έγγαμοι έως
24.000 ευρώ, το οποίο θα αυξάνεται με 5.000 ευρώ για κάθε τέκνο, για τις οικογένειες με
παιδιά.
Επίσης, η συνολική αξία της ακίνητης περιουσίας δεν θα πρέπει να ξεπερνά τα 200.000 ευρώ
για τους άγαμους και τα 300.000 ευρώ για τους έγγαμους και τις μονογονεϊκές οικογένειες.
Οριζόντιες επιδοτήσεις;
Είπαμε τις ξεχνάμε πλέον
Φίλοι αναγνώστες, όσοι έχετε καλή μνήμη θα θυμάστε τα ευτράπελα που έγραφε η BNP
PARIBAS  για την Mytilineos.
Τη σκυτάλη μετά πήρε ο αναλυτής της Goldman Sachs για την ΠΕΙΡΑΙΩΣ και τώρα αυτός
όμως που τους έχει ξεπεράσει όλους είναι ο αναλυτής της Wood κ. Jakub Caithaml με το
πρόσφατό του report για την Aegean.
Προσέξτε τώρα φίλοι αναγνώστες, ο αναλυτής της Wood δίνει τιμή στόχο για την Aegean τα
12.50€.
Το απίστευτο όμως είναι ότι ενώ ο αναλυτής περιμένει για το 2023 η Aegean να βγάλει κέρδη
170 εκ ευρώ, εκτιμάει ότι το 2024 η Aegean θα βγάλει κέρδη 122 εκ ευρώ και το 2025 118 εκ
ευρώ.
Εντάξει, μιλάμε ότι ο αναλυτής αυτός πρέπει να βρίσκεται σε απόλυτο VERTIGO.
Βλέπει πτώση της κερδοφορίας κατά 30%. Τώρα τι να πούμε για τον κύριο αυτόν;
Το μόνο σίγουρο είναι ότι ο κύριος αυτός έχει πάρει πτυχίο οικονομικών από
το Charles University στην Πράγα.
Για να ξέρετε, σύμφωνα με την παγκόσμια λίστα της QS για τα πανεπιστήμια, με εξειδίκευση
στα Social Sciences & Management, δηλαδή πανεπιστήμια που παρέχουν πτυχία οικονομικών
και χρηματοοικονομικών, το Charles University της Πράγας βρίσκεται στη θέση Νο 258.
Για να γνωρίζετε, 1ο είναι το Harvard, 5ο το LSE και 10ο το Columbia.
Φαίνεται στο Charles University έμαθε καλύτερα να προβλέπει το μέλλον της Aegean.
Του έδειξαν πολύ δυνατό τρόπο σκέψης για να βλέπει τα κέρδη να πέφτουν κατά 30% και το
2024 και το 2025.
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Φυσικό είναι λοιπόν όταν οι πελάτες της Wood βλέπουν τέτοιο καταποντισμό κερδών και το
2024 και το 2025 σου λένε τι παλτό είναι αυτή η Aegean, πούλα να σωθούμε.
Για  αυτό βλέπετε κάθε μέρα να την πυροβολούν την Aegean  στα τερματικά.
Ο Wiseman όμως φίλοι αναγνώστες συντάσσεται πλήρως με τον κ. Ευτύχιο Βασιλάκη ο οποίος
έμπρακτα δείχνει το πόσο πιστεύει στο μέλλον της εταιρεία του αγοράζοντας το 8%
της Aegean από το Ελληνικό Κράτος με 11.43€.
Ο αναλυτής της Wood λέει πουλήστε, ο κ. Ευτύχιος Βασιλάκης αγοράζει.
Για να δούμε, ποιος θα δικαιωθεί;
Φίλοι αναγνώστες, το απίστευτο όμως είναι ότι επί σχεδόν καθημερινής βάσεως
στο call auction γίνεται ΚΑΡΑΜΠΙΝΑΤΗ υποτιμητική κερδοσκοπία.
Οι υπάλληλοι στην Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς απορούμε πως δεν το βλέπουν.
Για να καταλάβετε, οι υποτιμητές το κάνουν απροκάλυπτα.
Ενώ όλη την ημέρα η μετοχή έχει κάνει χαμηλό τα 11.58€, στο call auction περνιέται εντολή
πώλησης 675 μετοχών στο -8.76% και 6174 μετοχών στο -5.33%.
Αυτό το σκηνικό τον τελευταίο καιρό γίνεται σχεδόν κάθε μέρα.
Για να δούμε, θα κάνει επιτέλους τίποτα η Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς;
Το μόνο σίγουρο είναι ότι ο Ευτύχιος Βασιλάκης αγοράζει στο 11.43€ το 8% της Aegean και ο
αναλυτής της Wood μας λέει πουλήστε να σωθείτε.
Place your bets please.
Βασιλάκης ή αναλυτής της Wood.
Προ ολίγων ωρών αποφάσισα  να πιώ έναν εσπρέσο, στο κέντρο της Αθήνας στο Athénée.
Είδα όμως ένα φίλο μου που ήταν στις αρχές της εβδομάδας στην Νέα Υόρκη σε γνωστό
συνέδριο.
Ζητώντας να μου μεταφέρει όλα τα hot νέα μου είπε το εξής πολύ καλό.
“Σίγουρα ξέρεις ποιον γοητευτικό Έλληνα έχουν χαρακτηρίσει «γκουρού των επενδύσεων».
Αν και με μια δουλειά που έκανε τώρα τελευταία, φαίνεται ότι την πάτησε.
Αλλά αυτά θα τα πούμε άλλη φορά.
Ο fund manager , λοιπόν της ιστορίας μας βρέθηκε, στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα
Υόρκη, δίπλα σε ισχυρούς επιχειρηματικούς και τραπεζικούς παίκτες, υπουργούς κλπ.
Λάτρης του μπάσκετ τα τελευταία χρόνια, συχνά – πυκνά τον βλέπουμε στα παιχνίδια του
αγαπημένου του Ολυμπιακού στην Ευρωλίγκα.
Δεν ξέρουμε αν στη Νέα Υόρκη πήγε για να παρακολουθήσει και τους New York Knicks ή ο
«έρωτάς» του περιορίζεται στους εγχώριους αγώνες.
Όμως τελείως τυχαία τις ίδιες ημέρες ημέρες στην μητρόπολη του καπιταλισμού, αλλά και
ιδιαιτέρως «ερωτική» αμερικανική μεγαλούπολη, βρέθηκε και μια πανέμορφη πρώην αθλήτρια
και νυν δημοσιογράφος με μπασκετικές καταβολές που κάνει χιλιάδες οπαδούς να
παραληρούν όταν εμφανίζεται στα ελληνικά γήπεδα,
Στο οικονομικό συνέδριο δεν πήγε, μιας και τα ενδιαφέροντά της είναι αποκλειστικώς
μπασκετικά και από το 1.81 ύψος που έχει, βλέπει… αφ’ υψηλού τις βαρετές συζητήσεις για τα
επιχειρηματικά δρώμενα.
Η ίδια εμφανίστηκε πάντως ντυμένη με την τελευταία λέξη της μόδας και δυο τσάντες μια DIOR
και μια Saint Laurent που συνολικά κοστίζουν περίπου 6.000 ευρώ.
Αντίστοιχα και τα ρούχα και τα κοσμήματα.
Δυσκολεύομαι να πιστέψω ότι μια Ελληνίδα δημοσιογράφος, έχει μισθό CEO πολυεθνικής, για
να μπορεί να αγοράζει τόσο ακριβά ρούχα, τσάντες κλπ.
Με την πηγή μου χαμογελάσαμε πονηρά.
Ήπιαμε έναν ακόμα εσπρέσο και φύγαμε σε διαφορετικές κατευθύνσεις.
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Αποποίηση Ευθύνης: Το περιεχόμενο και οι πληροφορίες της στήλης προσφέρονται
αποκλειστικά και μόνο για ενημερωτικούς σκοπούς και σε καμία περίπτωση δεν μπορούν να
εκληφθούν ως συμβουλή, πρόταση, προσφορά για αγορά ή πώληση των κινητών αξιών, ούτε
ως προτροπή για την πραγματοποίηση οποιασδήποτε μορφής επένδυσης. Κατά συνέπεια δεν
υφίσταται ουδεμία ευθύνη για τυχόν επενδυτικές και λοιπές αποφάσεις που θα ληφθούν με
βάση τις πληροφορίες αυτές.
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Η ελληνική μέρα της Wall Street
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στα γαλανόλευκα ντύθηκε το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για να υποδεχτεί την «ελληνική
μέρα» όπως κάθε χρόνο στο τέλος του διακυβερνητικού και επιχειρηματικού φόρουμ του
Capital Link. Ο Φώτιος Καλιαμπάκος ήταν παρών και μεταφέρει κλίμα, ατμόσφαιρα και
εντυπώσεις.
Κάθε χρόνο τέτοια εποχή στον απόηχο του μεγάλου διακυβερνητικού και επιχειρηματικού
φόρουμ του Capital Link στην ήδη γιορτινή και στολισμένη Wall Street, οι κορυφαίοι
συμμετέχοντες του φόρουμ επισκέπτονται το χώρο του Χρηματιστηρίου με τον πιο τυχερό από
αυτούς να σηκώνει το χαρακτηριστικό ξύλινο σφυρί με τα χτυπήματα του οποίου τίθεται σε
λειτουργία το εμβληματικό καμπανάκι το οποίο ακριβώς στις 4 το απόγευμα (ώρα ανατολικής
ακτής) σημαίνει τη λήξη της συνεδρίασης.
Ο πολύ παραδοσιακός ήχος από το καμπανάκι και το ξύλινο σφυρί δημιουργούν μια έντονη
αντίθεση με την πλήρη ψηφιοποιημένη πια διαδικασία και την κυρίαρχη παρουσία στην
αίθουσα εκατοντάδων οθονών και άλλων ψηφιακών συσκευών. Η αίθουσα κυριαρχείται επίσης
από την παρουσία των στούντιο των μεγάλων αμερικανικών δικτύων και το τέλος της
συνεδρίασης μεταδίδεται και τηλεοπτικά.
Πρόκειται για ένα μεγάλο τηλεοπτικό γεγονός, το οποίο υπολογίζεται ότι παρακολουθούν
δεκάδες εκατομμύρια άνθρωποι στις ΗΠΑ και σε όλο τον κόσμο, κάτι που δίνει και ουσία στην
εορταστική παρουσία της Ελλάδας στην καρδιά των αγορών, αφού τόσο η κυρίαρχη στο χώρο
ελληνική σημαία, όσο και τα πρόσωπα και οι εταιρίες που συμμετέχουν προβάλλονται σε όλο
τον κόσμο.
Ένα τέταρτο του αιώνα Capital Link.
Η φετινή ελληνική παρουσία στη Wall Street είχε ορισμένες ιδιαιτερότητες που ενέτειναν τον
εορταστικό της χαρακτήρα. Οι επικεφαλής της ελληνικής παρέας που «εισέβαλε» στο
Χρηματιστήριο, ο ιδρυτής του Capital Link Νικόλαος Μπορνόζης και η από την αρχή
συνοδοιπόρος του Όλγα, έλαμπαν από χαρά, αφού η φετινή διοργάνωση ήταν η 25η. Για ένα
τέταρτο του αιώνα το συγκεκριμένο φόρουμ διαδραματίζει έναν ενεργό ρόλο στην σύνδεση των
επιχειρηματικών κοινοτήτων των δύο χωρών και στην προσέλκυση επενδύσεων στην Ελλάδα.
Στο φόρουμ εκπροσωπούνται διαχρονικά όλες οι ελληνικές κυβερνήσεις ενώ  συμμετέχουν και
εκπρόσωποι της αμερικανικής κυβέρνησης.
Το φετινό φόρουμ έσπασε κάθε ρεκόρ συμμετοχής, χρησιμοποίησε για πρώτη φορά και μία
δεύτερη αίθουσα με παράλληλα πάνελ με τους ομιλητές να ξεπερνούν τον εντυπωσιακό για
μονοήμερο συνέδριο αριθμό των 100. Οι θέσεις τόσο για το γεύμα με τους κεντρικούς ομιλητές
όσο και για το δείπνο με τις παραδοσιακές βραβεύσεις του θεσμού είχαν επίσης εξαντληθεί
πολλές μέρες πριν τη διεξαγωγή του. Η επίσης στενή σχέση του Capital Link με το NYSE
πηγαίνει αρκετά χρόνια πίσω, αφού η φέτος η Wall Street βάφτηκε στα γαλανόλευκα για 19η
συνεχόμενη φορά.
Συνήθως κάποιος από τους υπουργούς, οι οποίοι ταξιδεύουν από την Ελλάδα για το φόρουμ,
είναι ο «εκλεκτός» για να χτυπήσει το καμπανάκι του χρηματιστηρίου. Φέτος όμως από τη μία
οι συμμετέχοντες υπουργοί, ιδιαίτερα ο Υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, μετά τις
ομιλίες τους και τις συναντήσεις τους με επενδυτές αναχώρησαν αμέσως για την Ελλάδα, για
να προλάβουν να παραστούν στην κορυφαία κοινοβουλευτική διαδικασία της συζήτησης του
προϋπολογισμού, από την άλλη ένα άλλο ελληνικό χαρακτηριστικό ορόσημο στο
χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης «επέβαλλε» την επιλογή του προσώπου.
Τριάντα χρόνια της Tsakos Energy Navigation στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης
Το 1993 η Tsakos Energy Navigation (TEN) του Χιώτη εφοπλιστή Νικόλαου Τσάκου έγινε η
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πρώτη ελληνική εταιρία, αλλά και μια από τις πρώτες ναυτιλιακές εταιρίες παγκοσμίως που
εισήχθη στο New York Stock Exchange, με την πτυχιακή εργασία του κυρίου Τσάκου στο
Πανεπιστήμιο Columbia της Νέας Υόρκης, από την οποία ξεκίνησε η ιδέα της άντλησης
κεφαλαίων από τις αγορές να δίνει στον Έλληνα εφοπλιστή την πρωτοπορία στο συγκεκριμένο
τομέα, αφού μέχρι τότε, όπως χαρακτηριστικά μας είχε αναφέρει σε δηλώσεις του ο κύριος
Τσάκος, η ναυτιλία είχε πιο προσωπικό χαρακτήρα και η ναυπήγηση ή πρόσκτηση νέων
πλοίων δεν βασιζόταν σε άντληση κεφαλαίων από τις αγορές. Από τότε η εταιρία ακολούθησε
μια εντυπωσιακή, σταθερά ανοδική πορεία, που την έχει φέρει στην κορυφή. Χαρακτηριστικό
είναι ότι τα καθαρά κέρδη της, τα δέκα μόνο χρόνια της ύπαρξής της είχαν ανέλθει σε δύο
δισεκατομμύρια δολάρια.
Έτσι ο Νικόλαος Τσάκος «δικαιωματικά» ανέλαβε να χτυπήσει το κουδούνι της λήξης,
συνοδευόμενος από τον άλλο τιμώμενο επισκέπτη από την Ελλάδα, τον διευθύνοντα
σύμβουλο του Χρηματιστηρίου Αθηνών Γιάννο Κοντόπουλο. Στο μπαλκόνι με το κουδουνάκι
που δεσπόζει της αίθουσας ανέβηκαν επίσης μια σειρά επίσημοι προσκεκλημένοι του
Χρηματιστηρίου, ανάμεσά τους, μεταξύ άλλων ο Νίκος και η Όλγα Μπορνόζη από το Κάπιταλ
Λινκ, η πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς Βασιλική Λαζαράκου, ο Νίκος Σταθόπουλος της BC
Partners, ο οποίος ταξίδεψε από το Λονδίνο για να βραβευτεί από το Capital Link, καθώς
βέβαια και ο οικοδεσπότης από την πλευρά του NYSE, αντιπρόεδρος του θεσμού John Tuttle.
Λίγη ώρα πριν τις τέσσερις σε πανηγυρικό κλίμα η ομάδα ανέβηκε στο μπαλκόνι και άρχισε με
έντονο τρόπο να τονίζει την ελληνική παρουσία και με ιδιαίτερη ένταση επιτέλεσαν ακριβώς
στις 4 την «θορυβώδη» αποστολή τους! Ευδιάθετος ασφαλώς και ο κύριος Τσάκος ήταν ο
μόνος από την ομάδα που κάποια στιγμή δεν μπόρεσε να κρύψει και την έντονη συγκίνησή του
για την επάνοδό του μετά από τόσα χρόνια στο ίδιο σημείο, αυτή τη φορά με παρούσες στην
αίθουσα, ήδη φοιτήτριες στο ίδιο πανεπιστήμιο με εκείνον, το Columbia, τις δύο του κόρες!
Μετά τις πολλές φωτογραφίες και μοιράζοντας τα γαλάζια καπέλα και τις γραβάτες της ΤΕΝ, η
αποστολή της εταιρίας βγήκε από το κτίριο για να απολαύσει το απόγευμα στην στολισμένη
Νέα Υόρκη, με τον Έλληνα εφοπλιστή να υπόσχεται χαμογελαστός στα στελέχη του ότι το
«πάρτι» θα συνεχιστεί στην νυχτερινή πτήση της επιστροφής προς την Αθήνα.
Θερμή υποδοχή της ελληνικής αποστολής στη Wall Street
Η πολυπληθής ελληνική αποστολή είχε τύχει νωρίτερα θερμής υποδοχής στο χώρο του
Χρηματηστηρίου. Μετά τον έλεγχο ασφαλείας και ενώ οι παρευρισκόμενοι φωτογραφίζονταν
στην αίθουσα στην οποία κυριαρχούσαν οι, ψηφιακές πια στις οθόνες, ελληνικές σημαίες,
ακολούθησε μια μικρή «έξοδος» για την καθιερωμένη φωτογράφιση ολόκληρης της
πολυπληθούς ομάδας με φόντο το κτίριο του Χρηματιστηρίου και το στολισμένο ήδη δέντρο.
Όλα αυτά υπό το «βλέμμα» ενός από τους ιδρυτές των Ηνωμένων Πολιτειών, του George
Washington, το άγαλμα του οποίου δεσπόζει απέναντι από το χρηματιστήριο, αφού στην
ιστορική περιοχή διαδραματίστηκαν γεγονότα του πολέμου της ανεξαρτησίας με το όνομα της
οδού, σήμερα ταυτισμένο μεταφορικά με τις διεθνείς αγορές, να αναφέρεται κυριολεκτικά, όχι
σε κάποιο τοίχο, αλλά στο τείχος που προϋπήρχε στην περιοχή και είχε χτιστεί για την
αντιμετώπιση πειρατών.
Έπειτα, η αποστολή ανέβηκε στην αίθουσα υποδοχής στην οποία ο Αντιπρόεδρος του John
Tuttle την υποδέχτηκε και στη σύντομη ομιλία του, αφού «ξενάγησε» τους επισκέπτες στην
ιστορία του θεσμού, αναφέρθηκε στη στενή και μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου
της Νέας Υόρκης με την ελληνική επιχειρηματικότητα κάνοντας ιδιαίτερη αναφορά στη ναυτιλία,
αλλά και την ομογένεια. Συνεχάρη το Νίκο και την Όλγα Μπορνόζη για τα 25 χρόνια του Capital
Link και κάλεσε τον Νίκο Μπορνόζη και τον Γιάννο Κοντόπουλο να απευθύνουν ένα σύντομο
χαιρετισμό, με τον τελευταίο να προσκαλεί τον οικοδεσπότη στην Αθήνα.
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Κυριαρχία του γαλάζιου
Ο John Tuttle κάλεσε στο πόντιουμ όλους του εκπροσώπους των εισηγμένων στο
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης ελληνικών εταιριών και τους παρέδωσε ένα συμβολικό
νόμισμα με την εγχάρακτη απεικόνιση του χρηματιστηρίου στη μία όψη και το έτος 1792, που
θεωρείται το έτος ίδρυσης στην τότε μορφή του του θεσμού. Κεντρικό πρόσωπο και κεντρικός
ομιλητής της σύντομης εκδήλωσης και πάλι ο Νικόλαος Τσάκος στον οποίο απονεμήθηκε και
μια τιμητική πλακέτα του θεσμού. Ο Έλληνος εφοπλιστής αφού αναφέρθηκε και πάλι με
συντομία στην πορεία της εταιρίας του και ευχαρίστησε τους παρευρισκόμενους ανταπέδωσε
με ένα αναμνηστικό δώρο σε ένα χαρακτηριστικό κουτί με την ελληνική σημαία.
Ο Νικόλαος Τσάκος δώρισε επίσης ένα πολύ καλόγουστο μαντήλι με τα ελληνικά χρώματα
στην, επίσης παρούσα Διευθύντρια (CFO) Διεθνών Κεφαλαιακών Αγορών του NYSE
Cassandra Seier, πολλοί παραβρισκόμενοι φορούσαν γραβάτες με μπλε χρώματα, τέτοια ήταν
και η εορταστική γραβάτα της ΤΕΝ, ενώ άλλο ανώτατο στέλεχος του NYSE φορούσε τη
γραβάτα που έκανε παγκοσμίως γνωστή πριν λίγες μέρες ο Βασιλιάς της Μεγάλης Βρετανίας
Κάρολος, χαρακτηριστικό και αυτό για την μονοήμερη μεν αλλά εμφατική ελληνική «κυριαρχία»
στη Wall Street.
 
Διαβάστε ακόμα: Η ομογένεια της Νέας Υόρκης τίμησε τον Νικόλαο Τσάκο. 
 
 
TAGS :
Capital Link Wall Street Νέα Υόρκη χρηματιστήριο
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Σε Επιπλέον Έργα Έως 1,5 Δισ. Στοχεύει το 2024 η Intrakat
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σύμφωνα με όσα ανέφερε, κατά τη διάρκεια του 25ου Invest in Greece Forum της Capital Link,
ο αντιπρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat, Αλ. Εξάρχου, στόχος είναι έως το τέλος
του 2024 το συνολικό ανεκτέλεστο του ομίλου, μαζί με εκείνο της «Ακτωρ», να έχει ξεπεράσει
τα 6 δισ. ευρώ, από 5 δισ. ευρώ που είναι σήμερα. Υπολογίζοντας και τον κύκλο εργασιών του
προσεχούς 12μήνου (ήδη διαμορφώνεται σε 1 δισ. ευρώ ετησίως με ανοδική τάση), ο στόχος
για την περαιτέρω αύξηση του ανεκτέλεστου είναι ενδεικτικός των φιλοδοξιών του ομίλου,
καθώς είναι πιθανό να φέρει την Intrakat στην πρώτη θέση του κατασκευαστικού κλάδου.
Παράλληλα, όπως ανέφερε ο κ. Εξάρχου, στόχος είναι και ο διπλασιασμός του ανεκτέλεστου
έργων στην αγορά της Ρουμανίας, αλλά και η περαιτέρω ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου των
ΑΠΕ στη συγκεκριμένη χώρα. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να
φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα,
διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την
επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των
έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο», τόνισε ο κ. Εξάρχου.
Οπως φαίνεται από τη στόχευση της Intrakat, μεγάλη είναι η έμφαση που δίνεται στον τομέα
των ΣΔΙΤ και των παραχωρήσεων. Για παράδειγμα, έως το τέλος του πρώτου τριμήνου η
εισηγμένη προβλέπεται να έχει υπογράψει νέες συμβάσεις συνολικού ύψους 500 εκατ. ευρώ.
Αυτές αφορούν δύο ΣΔΙΤ κτιρίων του Πανεπιστημίου Κρήτης και του Πανεπιστημίου
Θεσσαλίας, αλλά και το νέο κτιριακό έργο ΣΔΙΤ που έχει εξασφαλίσει η Intrakat σε κοινοπραξία
με την εταιρεία REDEX του ομίλου Κοπελούζου και συμμετοχή 50%-50%. Ο λόγος για την
κατασκευή του νέου κτιρίου που θα στεγάσει τη Γενική Γραμματεία Υποδομών του υπ.
Υποδομών. Πρόκειται για ένα έργο προϋπολογισμού 140 εκατ. ευρώ (με ΦΠΑ), το οποίο
αφορά την κατασκευή ενός υπερσύγχρονου, βιοκλιματικού κτιρίου γραφείου σε ιδιόκτητη
έκταση του υπουργείου, επιφάνειας 8,7 στρεμμάτων, κοντά στον σταθμό «Ρουφ» του
προαστιακού.
Για τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα, μέσω της συγχώνευσης Attica Bank και
Παγκρήτιας, ο στόχος είναι μια τράπεζα με πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ.
Παράλληλα, συμμετέχει στους περισσότερους διαγωνισμούς ΣΔΙΤ που βρίσκονται σε εξέλιξη,
διεκδικώντας νέα έργα συνολικού ύψους άνω των 4 δισ. ευρώ. Σημειωτέον ότι και η «Ακτωρ»
διεκδικεί έργα συνολικού ύψους 12 δισ. ευρώ. Οσα εξ αυτών αναλάβει, προφανώς θα
προσμετρηθούν στο συνολικό ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου Intrakat.
Στον τομέα των ΑΠΕ, που όπως αποκάλυψε ο κ. Εξάρχου ήταν και ο πρωταρχικός λόγος που
η επενδυτική ομάδα της Winex εξέτασε την επένδυση στην Intrakat, αυτή την περίοδο ο όμιλος
ωριμάζει αδειοδοτικά ένα πολύ σημαντικό χαρτοφυλάκιο έργων, συνολικής δυναμικότητας 2,8
GW, εκ των οποίων το 1,8 GW αφορά αιολικά και φωτοβολταϊκά πάρκα και το υπόλοιπο 1 GW
έργα αποθήκευσης ενέργειας. Σε πλήρη ανάπτυξη το χαρτοφυλάκιο αυτό αναμένεται (με βάση
τα σημερινά επίπεδα τιμών και κόστους) να αποδίδει 120 εκατ. ευρώ ετήσιων λειτουργικών
κερδών. Στο πλαίσιο αυτό, έως το τέλος του 2025 αναμένεται να λειτουργούν 560 MW, εκ των
οποίων τα 338 MW θα αφορούν φωτοβολταϊκά, 121 MW αιολικά και 100 MW έργα
αποθήκευσης ενέργειας. Εως το τέλος της δεκαετίας θα έχουν υλοποιηθεί και τα υπόλοιπα
έργα, δηλαδή 753 MW αιολικών, 542 MW φωτοβολταϊκών και 250 MW έργων αποθήκευσης
ενέργειας.
Οσον αφορά τη δημιουργία του πέμπτου τραπεζικού πυλώνα, μέσω της συγχώνευσης της
Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας, ο κ. Εξάρχου τόνισε ότι στόχος είναι μια τράπεζα με
πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά
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κεφάλαια, ώστε να χρηματοδοτήσει ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις που δεν έχουν
πρόσβαση σε τραπεζικές πιστώσεις.
(από την εφημερίδα “ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ”)
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Τι είπε ο CEO της ΕΥΔΑΠ στον ικανοποιημένο επενδυτή Paulson - Οι φήμες για
περικοπή αμοιβών και το παράπονο Σαχίνη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο John Paulson αναγνώρισε τις προσπάθειες της διοίκησης και αποχωρίστηκε τον
διευθύνοντα σύμβουλο ικανοποιημένος από τη συνάντηση όπως και το συνέδριο που έδωσε
το παρών
«Ρολόι» πάει η ΕΥΔΑΠ.
Με τον διευθύνοντα σύμβουλο Χαράλαμπο Σαχίνη να «κουλαντρίζει» ακόμη και τον Αμερικανό
επενδυτή John Paulson ο οποίος κατέχει το 9,99% του μετοχικού κεφαλαίου της κρατικής
εταιρείας.
Η συνάντηση των ανδρών έγινε στη Νέα Υόρκη στο συνέδριο που διοργάνωσε το Capital Link.
Σύμφωνα με πληροφορίες ο κ. Σαχίνης ανανέωσε την εμπιστοσύνη του μεγάλο-επενδυτή στην
εταιρεία και τον ανατροφοδότησε με υπομονή.
Ο κ. John Paulson αναγνώρισε τις προσπάθειες της διοίκησης και αποχωρίστηκε τον
διευθύνοντα σύμβουλο ικανοποιημένος από τη συνάντηση.
Δεν υπάρχει θέμα περικοπών σε μισθούς
Ο διευθύνων σύμβουλος της ΕΥΔΑΠ σε συνάντηση που είχε με τους δημοσιογράφους στο
περιθώριο της συνάντησης έβαλε τέλος στη φημολογία περί περικοπών σε αμοιβές 400
εργαζομένων, οι οποίοι είχαν προσληφθεί το 2012 και τους είχαν αναγνωριστεί οι τριετίες από
την προηγούμενη απασχόληση που είχαν πριν ενταχθούν στην ΕΥΔΑΠ.
Ο κ Σαχίνης ήταν ξεκάθαρος επαναλαμβάνοντας ότι δεν υπάρχεις ζήτημα περικοπών.
Οι τεχνικοί στις επάλξεις για τους καταναλωτές
Το τεχνικό προσωπικό 400 ατόμων βρίσκεται σε επάλξεις για να καλύψει όποια διαρροή
εμφανιστεί αναπάντεχα από το έδαφος. Ο χρόνος αντίδρασης είναι υψηλός για τους 66 δήμους
που έχει στην Αττική. Η διοίκηση έχει φροντίσει σε βάθος τριετίας να μη ξεμείνει από τεχνικό
προσωπικό αλλά μετά την ένταξη νέων περιοχών στο δίκτυο της ΕΥΔΑΠ αναμένεται να
υπάρξει πρόβλημα διότι η αναζήτηση προσωπικού απασχολεί το σύνολο των επιχειρήσεων.
Οι δήμοι της περιφέρειας χαρατσώνουν τους καταναλωτές
Η διοίκηση δεν είπε για την πορεία των τιμολογίων διότι οι ανατιμήσεις των τιμολογίων
απαιτούν την έγκριση της Ρυθμιστικής Αρχής Αποβλήτων Ενέργειας και Υδάτων. Η Αρχή
αναμένεται να βάλει τέλος στους δημάρχους και στην αυθαίρετη τιμολόγησης του νερού που σε
πολλές περιπτώσεις τα τιμολόγια έχουν αυξηθεί έως 200%.
To παράπονο Σαχίνη
Οι δήμοι που εποπτεύουν το πάρκο Τρίτση δεν θέλουν την συνδρομή της ΕΥΔΑΠ η οποία τους
παρέχει ανακυκλούμενο καθαρό νερό για το πάρκο. Όμως οι δήμαρχοι έχουν «στυλώσει» τα
πόδια τους στην πρωτοβουλία της εταιρείας και θέλουν το δικό του μοντέλο που εξυπηρετεί
καλύτερα τις ανάγκες του πάρκου. Το Πάρκο Τρίτση δεν έγινε για τους πολίτες αλλά για τους
δημάρχους που επιλέγουν τις χειρότερες λύσεις για τη διατήρηση του πάρκου.
Οι επενδύσεις της ΕΥΔΑΠ
Η στρατηγική επενδύσεων για τα επόμενα 10 χρόνια εστιάζει στα εξής σημεία: -Έργα στην
Ανατολική Αττική ~ €900 εκατ. Το 90% των έργων χρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή
Ένωση.
- Έργα μετασχηματισμού: έξυπνο δίκτυο και μετρητές, ενεργειακά έργα, νέα συστήματα
οικονομικών υπηρεσιών και εφοδιαστικής αλυσίδας ~ €350 εκατ. -Αντικατάσταση του δικτύου
ύδρευσης για τη μείωση των διαρροών ~ €400 εκατ. -Άλλα έργα αποχέτευσης ~ €200 εκατ.
Η ΕΥΔΑΠ εκτελεί ένα απαιτητικό επενδυτικό σχέδιο:
-1,6 δισ. ευρώ επενδύσεις διασφαλίζουν την ανάπτυξη και διατηρούν τη θέση της ΕΥΔΑΠ
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μεταξύ των παγκόσμιων ηγετών στον τομέα του νερού.
-Το 60% αυτών των επενδύσεων θα χρηματοδοτηθεί μέσω διαφόρων
επιχορηγήσεων, παρέχοντας μια αξιόπιστη υποστήριξη για το επενδυτικό μας σχέδιο.
-Περίπου 620 εκατ. ευρώ θα χρηματοδοτηθούν απευθείας από την ΕΥΔΑΠ, θα ενισχύσουν
σημαντικά τη Ρυθμιζόμενη Περιουσιακή Βάση και θα αποφέρουν υψηλότερες αποδόσεις
μετοχικού κεφαλαίου.
Νίκος Θεοδωρόπουλος
ntheo@bankingnews.gr
www.bankingnews.gr
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ΑΒΑΞ: δυναμικό «παρών» στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη
Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Διεθνής Συνάντηση Κορυφής - 25ο Annual Capital Link Invest in Greece Forum,
«Accelerating Investments for Sustainable Growth»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το Συνέδριο υποστήριξαν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετείχαν ως Κύριοι Χορηγοί
Τo ακόλουθο εξαιρετικά ενδιαφέρον ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ με τίτλο « REAL ESTATE:
INVESTMENT OPPORTUNITIES» περιλαμβανόταν στην ατζέντα του Συνεδρίου 25th Annual
Capital Link Invest in Greece Forum με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable
Growth», που πραγματοποιήθηκε με μεγάλη επιτυχία και  εξαιρετική συμμετοχή, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου, 2023, στην Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το
«Athens Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς,
υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη. Το Συνέδριο
υποστήριξαν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy
Navigation)» συμμετείχαν ως Κύριοι Χορηγοί. 
<img
src="https://lh7-us.googleusercontent.com/TTnT0qmzqkS4UwO2MYQ7umVAT2KDO30kjsnrN6Udnm4_JmAsIN3QmVC9Dp_u_O6fRVZwEZoKBh1sM3-_Zr31ImO2yfQqd_QpfVQ54PKvOlAuU1rZbG5pB2MIM42PrWJbrMKFD9zMLqbeXs7gzXhMSg"
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Description automatically generated" width="514" height="343">
ΠΑΝΕΛ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ : GREECE AS A REGIONAL HEALTHCARE HUB – Investment
Opportunities
Συντονιστής: κ. Ioannis Charalampopoulos, Senior Associate Corporate/Commercial, M&A -
Machas & Partners Law Firm
Ομιλητές:
κ. Nikos Dimtsas, Chief Investment Officer – Dimand S.A
Δρ. Marinos Giannopoulos, CEO – ENTERPRISE GREECE
κα. Dika Agapitidou, Director - JLL - Athens Economics
κ. Tassos Kazinos, CEO – Trastor REIC
Ο κ. Ioannis Charalampopoulos, Senior Associate Corporate/Commercial, M&A - Machas &
Partners Law Firm, τόνισε: «Η ελληνική αγορά ακινήτων έχει γνωρίσει μια αξιοσημείωτη
μεταστροφή τα τελευταία χρόνια έχοντας αναδειχθεί σε ένα ισχυρό επενδυτικό κόμβο τόσο για
τους εγχώριους όσο και για τους διεθνείς επενδυτές, χάρη στην οικονομική ανάκαμψη της
χώρας και τις ευνοϊκές κυβερνητικές πολιτικές που οδήγησαν σε αυξημένες εισροές κεφαλαίων.
Ταυτόχρονα, η αλληλεπίδραση του τουρισμού, του εμπορίου, των logistics, της οικιστικής
ανάπτυξης και των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας αναδεικνύει το ποικίλο φάσμα επενδυτικών
ευκαιριών σε διάφορους τομείς της οικονομίας και την ικανότητα για ανάπτυξη παρά τις
εκάστοτε μακροοικονομικές συνθήκες, όπως ο πληθωρισμός και η αύξηση του κόστους των
δομικών υλικών.
Ως Μαχάς και Συνεργάτες Δικηγορική Εταιρεία, θεωρούμε ότι η ελληνική αγορά ακινήτων
θεμελιώνεται σε στέρεο έδαφος βασιζόμενη σε ένα μείγμα οικονομικής σταθερότητας,
στρατηγικής θέσης, ελκυστικότητας του τρόπου ζωής, κυβερνητικών πρωτοβουλιών και ολοένα
αυξανόμενου θεσμικού χαρακτήρα επενδύσεων, που συλλογικά οχυρώνουν την επιτυχία της
μέχρι σήμερα. Σε αυτό το πλαίσιο, είμαστε πολύ υπερήφανοι που εκπροσωπούμε την
Intercontinental International στην επικείμενη συγχώνευση της από την BriQ Properties, η
οποία είναι βέβαιο ότι θα ανοίξει το δρόμο για παρόμοιες συναλλαγές.
Τούτων λεχθέντων, είμαστε ιδιαίτερα αισιόδοξοι για τις προοπτικές της και ανυπομονούμε να
παρακολουθήσουμε την περαιτέρω ανάπτυξη και μεταμόρφωσή της. Η ελληνική αγορά
ακινήτων είναι έτοιμη για μια δυναμική εξέλιξη, καθοδηγούμενη από τα μεγάλα έργα υποδομής
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και ανάπτυξης που βρίσκονται σε εξέλιξη, την αγορά πολυτελών κατοικιών υψηλών
προδιαγραφών που απευθύνεται σε αγοραστές που αναζητούν πολυτελή ακίνητα σε
αποκλειστικές τοποθεσίες, καθώς και την κάθετη ευθυγράμμιση της ανάπτυξης ακινήτων με
την περιβαλλοντική βιωσιμότητα και την ενσωμάτωση τεχνολογιών.
Σε αυτό το περιβάλλον, οι Εταιρείες Επενδύσεων σε Ακίνητη Περιουσία (Α.Ε.Ε.Α.Π.) και άλλα
επενδυτικά οχήματα μπορούν να διαδραματίσουν καθοριστικό ρόλο στην αξιοποίηση του
συνόλου της δυναμικής της ελληνικής αγοράς ακινήτων, προσφέροντας μια δομημένη και
ασφαλή οδό για την είσοδο εγχώριων και διεθνών επενδυτών στην προσοδοφόρα ελληνική
αγορά ακινήτων, συνδυάζοντας επαγγελματική διαχείριση, διαφοροποίηση χαρτοφυλακίου,
πρόσβαση σε επενδύσεις και σε χρηματοοικονομική μόχλευση που δεν είναι διαθέσιμες για
μεμονωμένα χαρτοφυλάκια, σε συνδυασμό με ρευστότητα και ένα ρυθμιστικό πλαίσιο που
διασφαλίζει τη διαφάνεια, ενώ ταυτόχρονα επιτρέπει στους επενδυτές να επωφεληθούν από τα
υφιστάμενα κίνητρα επενδύσεων.»
Ο κ. Nikos Dimtsas, Chief Investment Officer – Dimand S.A.,  τόνισε: «Παρά την ευρύτερη
μακροοικονομική συγκυρία, η ελληνική αγορά ακινήτων είναι μεταξύ αυτών με τις υψηλότερες
αποδόσεις στην Ευρώπη. 
Το γεγονός αυτό γεννά τρία ερωτήματα: Γιατί συμβαίνει αυτό; Είναι η τάση αυτή διατηρήσιμη;
Πρέπει κάποιος να επενδύσει στην ελληνική αγορά ακινήτων;
Ως προς το πρώτο ερώτημα, αυτό οφείλεται στην πλεονάζουσα ζήτηση σε σχέση με την
προσφορά για ειδικούς λόγους που σχετίζονται με την ελληνική αγορά ακινήτων, οι οποίοι
υπερισχύουν άλλων παραγόντων, όπως η αύξηση των επιτοκίων ή του κόστους κατασκευής.
Ως προς το δεύτερο ερώτημα, η θέση μας είναι θετική και θεωρούμε την τρέχουσα τάση
διατηρήσιμη στο προβλέψιμο μέλλον, υποστηριζόμενη από την αναμενόμενη ανάπτυξη της
ελληνικής οικονομίας.
Ως προς το τρίτο ερώτημα, οι επενδυτές γενικά εξετάζουν διάφορες αγορές και επενδυτικές
ευκαιρίες. Η Ελλάδα παραμένει συγκριτικά υποτιμημένη σε σχέση με τις περισσότερες
Ευρωπαϊκές αγορές. Τόσο η ζήτηση των χρηστών για αειφόρα εμπορικά ακίνητα (γραφεία,
αποθηκευτικοί χώροι, καταστήματα), όσο και αυτή των αγοραστών για κατοικίες παρουσιάζει
αύξηση, ενώ παράλληλα αναδύονται εναλλακτικές χρήσεις όπως τα data centers κλπ.
Επιπροσθέτως, η τουριστική αγορά που σχετίζεται με αυτή των ακινήτων ανθεί. Τέλος, οι
πράσινες αναπτύξεις είναι επιλέξιμες χρηματοδότησης με ελκυστικά σταθερά επιτόκια υπό το
πλαίσιο του Ταμείου Ανθεκτικότητας και Ανάκαμψης, γεγονός το οποίο δρα αντισταθμιστικά
στην τάση των επιτοκίων να παραμείνουν υψηλά επί μακρόν.
Ως εκ τούτου πιστεύουμε ότι οι διεθνείς επενδυτές οφείλουν να εξετάζουν ευκαιρίες στην
Ελλάδα.  Εάν αυτό ισχύει, οι επιλογές τους περιλαμβάνουν την άμεση αγορά ακινήτων ή την
έμμεση, μέσω αγοράς μετοχών σε εισηγμένες εταιρείες, Α.Ε.Ε.Α.Π. ή εταιρείες ανάπτυξης
ακινήτων. Μεταξύ των δύο επιλογών, η έμμεση επένδυση δύναται να υλοποιηθεί ταχύτερα,
απολαμβάνει μεγαλύτερης διασποράς κινδύνου, είναι ταχύτερα ρευστοποιήσιμη και
αποδοτικότερη φορολογικά.»
Η κα. Dika Agapitidou, Director - JLL - Athens Economics, τόνισε: “Μιλώντας στο 25ο Ετήσιο
Φόρουμ Capital Link Invest in Greece, η Δίκα Αγαπητίδου MRICS, η οποία ίδρυσε και
διευθύνει την Αθηναϊκή Οικονομική ΕΠΕ - JLL Alliance Partner, εμφανίστηκε αισιόδοξη για τις
επενδύσεις real estate στην Ελλάδα. Ανέφερε ότι η θετική μακροοικονομική εικόνα της χώρας
σε συνδυασμό με την πολιτική σταθερότητα, τις άμεσες ξένες επενδύσεις, τις θεαματικές
επιδόσεις του τουρισμού και τα σημαντικά projects υποδομής που υλοποιούνται ανά την
επικράτεια, συνεχίζουν να οδηγούν σε εξαιρετικά αποτελέσματα την αγορά του real estate,
καταφέρνοντας να μετριάσουν τις αρνητικές συνέπειες των αυξημένων τιμών και επιτοκίων,
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των γεωπολιτικών εντάσεων αλλά και τις προκλήσεις που προέρχονται από την ανάγκη να
συνάδουν τα κτίρια με τις επιταγές του ESG και το συνακόλουθο κόστος μετάβασης σε
πράσινες, λιγότερο ρυπογόνες κατασκευές και πρακτικές. 
Η κα Αγαπητίδου υποστήριξε ότι η εικόνα στην αγορά ακινήτων στην Ελλάδα είναι εν πολλοίς
αντιδιαμετρική με τις διεθνείς τάσεις, προσφέροντας υψηλότερες αποδόσεις μέσα σε
περιβάλλον φιλικό προς τις επιχειρήσεις. Αναφέρθηκε στην περιορισμένη προσφορά στην
αγορά κατοικίας και ανέλυσε τα βασικά πλεονεκτήματα των κλάδων που εμφανίζουν τις
καλύτερες επιδόσεις στην αγορά επαγγελματικών ακινήτων, δηλαδή των ξενοδοχείων και των
logistics. Στη συνέχεια, επεκτάθηκε στον κλάδο των γραφείων, ο οποίος τόσο στην Ελλάδα
όσο και διεθνώς καταγράφει καταλυτικές αλλαγές.  
Πράγματι, οι γραφειακοί χώροι, που παραδοσιακά αποτελούσαν την πρώτη επιλογή τόσο για
μεμονωμένους όσο και για θεσμικούς επενδυτές, μοιάζουν να έχουν χάσει την ελκυστικότητά
τους τα τελυταία χρόνια, σε μεγάλο βαθμό και εξαιτίας της εξ’ αποστάσεως εργασίας (ΕΑΕ)
που εντάθηκε την περίοδο της πανδημίας. Και είναι γεγονός ότι, σε συνδυασμό με τα άλματα
που σημειώνει η τεχνολογία, η ΕΑΕ εμφανίζεται να είναι η κύρια αιτία για την αύξηση των
άδειων γραφείων παντού. Αντίθετα, λόγοι κουλτούρας έχουν οδηγήσει σε ηπιότερα επίπεδα
ΕΑΕ στη χώρα μας, ενώ νέες επιχειρήσεις σε τομείς αιχμής ανταγωνίζονται σε περιβάλλον
χαμηλής διαθεσιμότητας γραφειακών χώρων. Οι δύο αυτοί παράγοντες σε μεγάλο βαθμό
αντισταθμίζουν τη συρρίκνωση επιφανειών που κατέχουν πολλές επιχειρήσεις, με αποτέλεσμα
τα ποσοστά των κενών χώρων να φθάνουν το 10% περίπου κατά μέσο όρο στην Αττική και να
είναι κάτω από 3% στο Βόρειο Τομέα, την περιοχή δηλαδή επί και πέριξ της λεωφόρου
Κηφισίας η οποία διαθέτει το μεγαλύτερο και πιο ελκυστικό απόθεμα γραφείων. 
Σήμερα, όλοι οι εμπλεκόμενοι στο real estate στην  Ελλάδα – μισθωτές, επενδυτές,
δανειοδότες – προσαρμόζονται στη νέα πραγματικότητα της ευθυγράμισης με τους κανόνες
της αειφορίας, καταφέρνοντας έτσι να επιτύχουν καλύτερες συμφωνίες, δηλαδή, μισθωτές
πρώτης κατηγορίας και υψηλότερα μισθώματα, έως και 25% πάνω από τα συμβατικά κτίρια.”
Ο κ. Tassos Kazinos, CEO – Trastor REIC, τόνισε: «H Trastor ΑΕΕΑΠ διαθέτει σήμερα ένα
μοναδικό εμπορικό χαρτοφυλάκιο το οποίο περιλαμβάνει 55 ακίνητα συνολικής αξίας €438
εκατ.. Από το 2017, το χαρτοφυλάκιο της εταιρείας έχει πενταπλασιαστεί σε μέγεθος
επιδεικνύοντας αξιοσημείωτη ανάπτυξη τόσο στην αξία του ενεργητικού της όσο και σε επίπεδο
εσόδων, επιτυγχάνοντας έναν εντυπωσιακό σύνθετο ετήσιο ρυθμό ανάπτυξης άνω του 33%".
Επιπλέον, ο κ. Καζίνος είπε ότι, "Την επόμενη πενταετία, ο στρατηγικός μας στόχος είναι να
μεγεθύνουμε περαιτέρω το χαρτοφυλάκιο μας ώστε να ξεπεράσει τα €800 εκατ., σχεδιάζοντας
την υλοποίηση νέων επενδύσεων ύψους τουλάχιστον €130 εκατ. μέχρι το τέταρτο τρίμηνο του
2024".
"Μεσοπρόθεσμα", συνέχισε ο κ. Καζίνος, "Η κύρια επενδυτική στρατηγική της Trastor θα
παραμείνει αμετάβλητη. Θα συνεχίσουμε να επικεντρωνόμαστε σε γραφειακούς χώρους με
χαρακτηριστικά προστιθέμενης αξίας και σε προνομιακά κτίρια logistics με "πράσινες"
πιστοποιήσεις. Αυτή η στρατηγική έχει προσφέρει έως τώρα βιώσιμες εισοδηματικές
αποδόσεις καθώς και σημαντικά κέρδη από αποτιμήσεις. Ταυτόχρονα, σκοπεύουμε να
ενισχύσουμε τις επενδύσεις για την αναβάθμιση των υφιστάμενων κτιρίων γραφείων μας και
την βελτίωση της ενεργειακής και λειτουργικής τους απόδοσης, αξιοποιώντας την μεγάλη
αύξηση των ενοικίων που παρατηρείται στην ελληνική αγορά για ακίνητα που εφαρμόζουν
κριτήρια πράσινης αειφορίας.
Η Trastor REIC ανακοίνωσε πρόσφατα αύξηση μετοχικού κεφαλαίου ύψους €75 εκατ. για να
στηρίξει το αναπτυξιακό της όραμα, την οποία ανέλαβε κυρίως ο βασικός της μέτοχος, η
Τράπεζα Πειραιώς. Ο κ. Καζίνος προβλέπει ότι, "Μια πρόσθετη αύξηση μετοχικού κεφαλαίου
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είναι πιθανό να πραγματοποιηθεί στα τέλη του 2024 ή στις αρχές του 2025, με στόχο την
προσέλκυση νέων μετόχων και τη διεύρυνση του ποσοστού ευρείας διασποράς της εταιρείας»
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΘΗΚΕ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
Μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, το Συνέδριο έχει επιδοθεί σε
συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό
κοινό. Το φετινό Φόρουμ ήταν ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα
εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας, παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις. Η πολιτική
σταθερότητα της χώρας, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Η αναβάθμιση της ελληνικής
οικονομίας από τον οίκο Fitch επισημοποιεί την ανάδειξη της Ελλάδας στην επενδυτική
κατηγορία από την πλευρά της πιστοληπτικής αξιολόγησης. Η Fitch είναι ο τρίτος - από τους
τέσσερις αναγνωρισμένους από την ΕΚΤ- οίκος αξιολόγησης που απονέμει τους τελευταίους
μήνες στη χώρα μας το καθεστώς της επενδυτικής βαθμίδας. Γεγονός που πιστοποιεί την
πρόοδο της ελληνικής οικονομίας και τις ακόμη πιο θετικές προοπτικές που διανοίγονται με την
εφαρμογή της πολιτικής της χώρας. Δημιουργεί παράλληλα τις προϋποθέσεις για περαιτέρω
ενίσχυση της εισροής επενδύσεων, καλύτερες συνθήκες χρηματοδότησης της οικονομίας,
ανάπτυξη και αύξηση της απασχόλησης.
O Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, απευθύνθηκε στους επενδυτές μέσω
γραπτού μηνύματος.
Συμμετείχαν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.  
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: Κυρία Μάιρα Μυρογιάννη, Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας – Υπουργείο Εξωτερικών, κ. Ορέστης Καβαλάκης,
Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Δημήτριος Τσάκωνας, Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός
Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών
Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ. Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων
Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Γρηγόρης
Δ. Δημητριάδης, Διευθύνων Σύμβουλος και εκτελεστικό μέλος ΔΣ - ΥΠΕΡΤΑΜΕΙΟ – Εθνικό
Επενδυτικό Ταμείο, Δρ. Μαρίνος Γιαννόπουλος, CEO - ENTERPRISE GREECE.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσώπησαν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank εκπροσώπησε η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board. 
Το Χρηματιστήριο Αθηνών εκπροσώπησε ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens Exchange
Group,  και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος της
Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίξαν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: v τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες:  1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank,  και από: v τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
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Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.  
Ομιλητές ήταν σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP)  • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
23 Εισηγμένες Εταιρίες είχαν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών  : Athens
Exchange Group  - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company SA (EYDAP)
-Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ: COSM) -
Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ ENERGY
Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group  - MYTILINEOS  -
National Bank of Greece  - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA
Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία έκανε ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και o κ. Evan Kotsovinos, Vice President and
General Manager – Google. Εισαγωγικές ομιλίες έκαναν ο   κ. John Tuttle, Vice Chairman –
NYSE; President - NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO - TEN Ltd., και η
κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group - Goldman Sachs.
Ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ.  John Tuttle, Vice Chairman - NYSE ; President
- NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
Το Συνέδριο έκλεισε τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου
απονεμήθηκε το "2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Τα Εισαγωγικά Σχόλια του
Υπουργού Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωστή Χατζηδάκη, διάβασε ο Πρόεδρος της
Capital Link, κ. Νίκος Μπορνόζης, καθώς ο υπουργός επέστρεψε εκτάκτως στην Ελλάδα. H
Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S. Department of
State, πραγματοποίησαν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου
ήταν η Κυρία Nicole Petallides, Host - Schwab Network ; Former Anchor - FOX Business
Network.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link διοργάνωσαν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης χτύπησαν το “Closing Bell - καμπανάκι του κλεισίματος
των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock Exchange.
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd., has been Lead
Sponsor for the last 15 years.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • Calamos Investments • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS
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LAW FIRM • Eldorado Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis,
Diakopoulos & Associates Law Firm • GEK TERNA Group of Companies • Hellenic
Development Bank • Hill International • Intrakat Group • JLL - Athens Economics • Koutalidis
Law Firm • Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas &
Partners Law Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of
Companies • PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal - A.S.
Papadimitriou & Partners Law Firm • Savills Hellas 
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP - Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • Moussas & Partners Law Firm • OPAP S.A. • PRODEA Investments
• Trastor REIC • VK PREMIUM Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί: 
Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • Chicago Atlantic
• CVC • Delsona Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) •
Growthfund, the National Fund of Greece • Hotel Investment Partners (HIP) • Microsoft • Pfizer
• Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy Transition Investments 
Χορηγός Speakers Reception: Red Apple Group
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:  
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης - Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη 
AHEPA • AHI - American Hellenic Institute • Cyprus - US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM - European Financial Management Association •
HABA - Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce • 
HLA - Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW -
Hellenic Professional Women Inc. •  HAWK - Hellenic American Women's Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens - Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News: 
tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media: 
Εθνικός Κήρυξ – The National Herald 
Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • GreekNewsUSA.com • Hellas Journal By Mignatiou.Com •
Hellenic DNA • Hellenic News of America 
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
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Όμιλος ΑΒΑΞ: Έδωσε δυναμικό «παρών» στο 25 ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25 ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Εθνική Τράπεζα: Μεγάλα κέρδη στη χρήση και μέρισμα 25%
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ευχάριστες εκπλήξεις ετοιμάζουν στους μετόχους της Εθνικής Τράπεζας νέους και παλαιούς ο
CEO του ομίλου Παύλος Μυλωνάς και η διοικητική του ομάδα που οδηγούν την τράπεζα σε
ρυθμούς κερδοφορίας εφάμιλλους του τρίτου τριμήνου στο τέλος του έτους, κλειδώνοντας έτσι
τη δυνατότητα να δοθεί  μέρισμα 25% από τα φετινά κέρδη, εφόσον εγκριθεί και από τους
επόπτες. 
Αυτά μεταφράζονται σε κέρδη του τελευταίου τριμήνου, τα οποία σύμφωνα με ασφαλείς
πληροφορίες ενδέχεται να ισοφαρίσουν ή να ξεπεράσουν τα 250 εκατ. ευρώ, καθώς στο τέλος
του έτους παραδοσιακά κλείνουν εκκρεμότητες, εκταμιεύονται νέα δάνεια και διαμορφώνεται η
πλήρης ετήσια εικόνα που εκτιμάται ότι μπορεί να δίνει κέρδη της τάξης του δισεκατομμυρίου.
Τα παραπάνω ενισχύονται και από την ωρίμανση νέων δανείων στα οποία έχει περάσει η
επίπτωση της τελευταίας αύξησης της ΕΚΤ, το λεγόμενο pass through, το οποίο ευνοεί την
Εθνική όπως άλλωστε και τις άλλες ελληνικές τράπεζες οι οποίες έχουν κάνει μεγάλες
εκταμιεύσεις φέτος, αλλά είδαν τις μεγάλες εξοφλήσεις να περιορίζουν τον ρυθμό αύξησης των
χαρτοφυλακίων τους.
Αυτό εμπόδισε και την ΕΤΕ από το να κάνει πιο εντυπωσιακό ρεκόρ, καθώς έτσι κι αλλιώς το
Σεπτέμβριο τα εξυπηρετούμενα δάνεια είχαν αυξηθεί κατά 1,5 δισ. ευρώ σε δωδεκάμηνη βάση
και το υγιές χαρτοφυλάκιο είχε αυξηθεί σε 28 δισ. ευρώ. 
Η ΕΤΕ λοιπόν ετοιμάζει θετικές εκπλήξεις για τη συνέχεια με τον CEO Παύλο Μυλωνά
σημαντικά ενισχυμένο μετά τη μεγάλη επιτυχία της τράπεζας που επέστρεψε σε δυναμικά στο
διεθνές προσκήνιο και συνεχίζει, καθώς ο κ. Μυλωνάς σχεδιάζει κι αλλαγές έχοντας σχηματίσει
γύρω του ισχυρή διοικητική ομάδα.
Τον κ. Μυλωνά πλαισιώνουν και ενισχύουν σημαντικά στελέχη, πέραν του προέδρου Γκίκα
Χαρδούβελη που έχει στο πλάι του, όπως η Γενική Διευθύντρια Λιανικής Τραπεζικής Χριστίνα
Θεοφιλίδη, ο Γενικός Διευθυντής Εταιρικής Τραπεζικής Βασίλης Καραμούζης, ο Γενικός
Διευθυντής Λειτουργικής Στήριξης Ευστράτιος Μολυβιάτης, ο Γενικός Διευθυντής
Μετασχηματισμού Ερνέστος Παναγιώτου, ο CFO  Χρίστος Χριστοδούλου, η Γενική Διευθύντρια
Μάρκετινγκ Χαρά Νταλέκου και η Γενική Διευθύντρια HR Εύη Χατζηϊωάννου. Σημαντικό μέρος
των θετικών αλλαγών και του ανέμου προόδου στην ΕΤΕ, περνάει από τα χέρια αυτής της
ομάδας.
Παραμένει θερμό το ενδιαφέρον για τις μετοχές της ΕΤΕ
Έτσι δεν είναι τυχαίο που η Εθνική Τράπεζα συζητείται διεθνώς μετά και τη μεγάλη επιτυχία
της διάθεσης μετοχών της, ώστε να υπάρχει ήδη εκπεφρασμένο ενδιαφέρον επενδυτών  και
για το υπόλοιπο 18% που έχει απομείνει στο ΤΧΣ, γεγονός που αποτυπώθηκε και στο
πρόσφατο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Η διοίκηση και ο κ. Μυλωνάς βλέπουν θετικά την πλήρη ιδιωτικοποίηση της Εθνικής Τράπεζας
μετά την ολοκλήρωση της διάθεσης  μετοχών της Τράπεζας Πειραιώς από το Μάρτιο. Το κατά
πόσον όταν θα προχωρήσει η διάθεση, θα αφορά το σύνολο των μετοχών προς ιδιώτες ή θα
μείνει μικρό μερίδιο και στο δημόσιο, είναι, σύμφωνα με τον κ. Μυλωνά «θέμα της
κυβέρνησης».
Στο μεταξύ η Εθνική έχει εστιάσει στην κερδοφορία και την αποτελεσματικότητα, στην
πιστωτική επέκταση όπου τα μερίδιά της αυξάνονται εντυπωσιακά σε όλους τους τομείς, από
τα στεγαστικά δάνεια έως τα εταιρικά με νέα προϊόντα στον ενεργειακό κλάδο, με 2,8 εκατ.
ενεργούς πελάτες στο e-banking και με επενδύσεις 450 εκατ. ευρώ για την μετάβαση και τον
εκσυγχρονισμό της ΕΤΕ που αποτελεί στοίχημα του κ. Μυλωνά και των συνεργατών του.
Η Εθνική έχει επενδύσει στη μετάβασή της εξελίσσεται διαρκώς και θα συνεχίσει να επενδύει
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προς αυτή την κατεύθυνση. Επενδύει επίσης στο ανθρώπινα δυναμικό ανανεώνοντας το
προσωπικό της με νέους πτυχιούχους που κάθε χρόνο εκπαιδεύει και ενσωματώνει καθώς έχει
τρέξει προγράμματα εθελουσίας εξόδου για παλαιότερους υπαλλήλους.                           
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Όμιλος ΑΒΑΞ: Έδωσε δυναμικό "παρών" στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το "παρών" του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital
Link  "Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του Προέδρου του
Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο "Αναβάθμιση την Υποδομών
και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες".
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: "Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο".
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. "Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο", πρόσθεσε.
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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Όμιλος ΑΒΑΞ: Έδωσε δυναμικό "παρών" στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους
1,5 δισ. ευρώ.
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Capital Link: Επιτυχής η Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής στο Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργάνωσαν για μια ακομα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange - «Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης».
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την Ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχων, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
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εταιρειών στο NYSE:
κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE: AMRC), κ. Ted Xenohristos,
Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE: CAVA) – κα. Semiramis
Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul Ferneyhough, Executive Vice
President & Chief Strategy and Commercial Officer of ELDORADO GOLD CORP.
(NYSE:EGO), κ. Ted Petrone, Vice Chairman of NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P.
(NYSE:NMM), και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director – Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο
Μπορνόζη, President - Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
Απονομή βραβείου: «CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD»
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”, ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ. John Tuttle, Vice Chairman - NYSE ; President -
NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
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Τράπεζες: Θετικό σινιάλο από SSM για τα μερίσματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Θετικά αντιμετωπίζει πλέον, σύμφωνα με πληροφορίες, ο Ενιαίος Εποπτικός Μηχανισμός
(SSM) το ενδεχόμενο να μοιράσουν οι ελληνικές τράπεζες μέρισμα από τα κέρδη του 2023.
Με βάση τις συζητήσεις που έχουν κάνει τα πιστωτικά ιδρύματα σε σχέση με το SREP, ο SSM
φαίνεται να έχει δώσει το φως στις περισσότερες τράπεζες, επιτρέποντάς τους να μειώσουν
κεφαλαιακούς δείκτες και συγκεκριμένα τους δείκτες Pillar 2 Requirement και Pillar 2 Guidance.
Εξέλιξη που ερμηνεύεται από τις διοικήσεις των τραπεζών ως θετική ένδειξη απέναντι στο
αίτημα για διανομή μερισμάτων.
Τι λένε οι τραπεζίτες
Σύμφωνα με τραπεζικές πηγές, οι διοικήσεις θα επιθυμούσαν, στον βαθμό που αυτό θα ήταν
εφικτό, να έχουν τη δυνατότητα να γνωρίζουν απολύτως από τον επόπτη αν μπορούν να
διανείμουν μέρισμα και σε τι ύψος, όταν θα ανακοινώσουν τα αποτελέσματά τους για το τέλος
του έτους, δηλαδή στο α' τρίμηνο.
Αυτή ακριβώς είναι και η επιθυμία των επενδυτών, καθώς το ζήτημα ήταν κυρίαρχο στα road
shows όπως προέκυψε και από αυτό της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Οι τράπεζες σκοπεύουν να διανείμουν μέρισμα που ανέρχεται για μεν την Τράπεζα Πειραιώς
στο 10% των κερδών, για την Εθνική 20% έως 30%, για την Alpha Bank 15% και για τη
Εurobank 20%.
Tα πιστωτικά ιδρύματα διαθέτουν εξαιρετικά μεγάλη ρευστότητα και έτσι, κρίνεται πως
μπορούν να προχωρήσουν στη διανομή κερδών προς τους μετόχους. Εναλλακτικά, μπορούν
να προχωρήσουν και σε άλλες ενέργειες όπως επαναγορές τίτλων (Buy Back), κάτι που
θέλουν και οι μέτοχοι.
Ενα επόμενο κρίσιμο ερώτημα από τους επενδυτές είναι κατά πόσον η κερδοφορία των
τραπεζών θα κρατήσει, θα έχει δηλαδή διάρκεια και με ποιο τρόπο αυτό θα επιτευχθεί. Οπως
αναφέρουν τραπεζικά στελέχη, το πλάνο των τραπεζών προβλέπει πως την προσεχή τριετία
τα επιτόκια μπορεί να υποχωρήσουν, αλλά θα διατηρηθούν σε επίπεδα άνω του 2% και οι
χορηγήσεις θα στηρίξουν την ανάπτυξη.
Αναστασία Παπαϊωάννου
Πηγή: euro2day.gr
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AADE chief: Changing the image of tax authority
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Independent Authority for Public Revenue (AADE) Governor Giorgos Pitsilis spoke of progress
in transforming the tax authority’s organization and its services to the public at the 25th Capital
Link Investment Forum in New York earlier this week.
He focused on the digitization of services that led to more effective procedures, and the use of
technology to improve tax inspections.
He also spoke of the restructuring of the organizational model to centralize processing, reviews
and collection, and described the operation of two new centers focused on property taxes and
transfers on one hand, and on income tax, value-added tax and registries on the other.
Local tax offices are turning into public service points for those who do not have access to
digital means, he added. Procedures for citizens were also being simplified, the tax authority
head said, including how to submit annual tax returns, getting a new tax identification number
(AFM), and speaking with a tax officer online, a service expected to be introduced shortly.
In addition, Pitsilis said that an app for cellphones will be activated shortly, including payments
of outstanding tax.
“Our basic goal is to completely transform the image of the tax administration, to the benefit of
citizens and businesses,” the AADE head said.
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Εις υγείαν του ΜΕΤΑΧΑ οι Γάλλοι, το σύμφωνο συμβίωσης Vodafone – Public, η
υπόσχεση για πρόστιμα στις τράπεζες και τα ιδιωτικά πανεπιστήμια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η άνοδος του METAXA και το ποτήρι της Remy Cointreau
Στην υγειά του ΜΕΤΑΧΑ πίνουν οι Γάλλοι της Remy Cointreau. Όπως μαθαίνω ο όγκος
πωλήσεων σημείωσε πέρυσι αύξηση 7,07%, οι πωλήσεις ενισχύθηκαν κατά 27,3% στα 29,7
εκατ. ευρώ και τα κέρδη αυξήθηκαν 16,6%, στα 2,1 εκατ. ευρώ. Τόσο ήταν και το μέρισμα που
πήραν οι Γάλλοι που στο τέλος Σεπτεμβρίου έδωσαν δάνειο στην ελληνική θυγατρική 14,8
εκατ. ευρώ. Η διάρκεια της δανειακής σύμβασης είναι για έξι μήνες. Τώρα για τους στόχους
παραμένει η ανάπτυξη των πωλήσεων, παρά τις αβέβαιες οικονομικές συνθήκες λόγω των
μακροοικονομικών εξελίξεων παγκοσμίως και του πληθωρισμού.
Τέσσερις στην κούρσα διεκδίκησης των δανείων της PQH
Η κοινοπραξία Bain Fortress – Davidson Kempner, η Carval, η Bracebridge και το επενδυτικό
κεφάλαιο Ellington Financial είναι τα τέσσερα σχήματα που διεκδικούν τα τρία χαρτοφυλάκια
κόκκινων δανείων Alphabet ύψους 4,8 δις. ευρώ που έχει βγάλει στο σφυρί η PQH.
Η πρώτη προσπάθεια προ ετών για πώληση του πακέτου δανείου δεν είχε ευτυχές τέλος για
αυτό τον λόγο η PQH αποφάσισε το σπάσιμο του χαρτοφυλακίου σε τρία κομμάτια. Αυτό δίνει
τη δυνατότητα στους εν ενδιαφερόμενους επενδυτές να υποβάλουν προσφορά για το καθένα
ξεχωριστά ή για όσα αυτοί επιθυμούν. Το που θα κάτσει η μπίλια είναι νωρίς να σας πω γιατί
πρέπει πρώτα όσοι πιστοί από τους διεκδικητές να καταθέσουν δεσμευτικές προσφορές.
Το 1,5 δισ. ευρώ του Αλ. Εξάρχου της Intrakat
Ψηλά τον πήχη της Intrakat έχει βάλει ο Αλέξανδρος Εξάρχου. Πηγή μου που βρέθηκε στο 25ο
Invest in Greece Forum της Capital Link άκουσε τον ισχυρό άνδρα του κατασκευαστικού
ομίλου να λέει ότι στοχεύει να προσθέσει στο ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου, έως το τέλος
του 2024 νέα έργα και συμβάσεις ύψους 1-1,5 δισ. ευρώ. Έτσι μαζί με το ανεκτέλεστο της
ΑΚΤΩΡ θα ξεπεράσει τα 6 δισ. ευρώ, από 5 δισ. ευρώ που είναι σήμερα.
Μεγάλη είναι η έμφαση δίνεται στα ΣΔΙΤ και στις παραχωρήσεις με νέες συμβάσεις 500 εκατ.
ευρώ. Όπως τα δύο ΣΔΙΤ κτιρίων του Πανεπιστημίου Κρήτης και του Πανεπιστημίου
Θεσσαλίας, και το νέο κτιριακό έργο ΣΔΙΤ που έχει εξασφαλίσει η Intrakat σε κοινοπραξία με
την εταιρεία REDEX του ομίλου Κοπελούζου και συμμετοχή 50%-50% για την κατασκευή του
νέου κτιρίου που θα στεγάσει τη Γενική Γραμματεία Υποδομών του υπουργείου Υποδομών.
Το τρίο Wind, Vodafone και Public
Μπορεί ο προ 11ετίας γάμος με τη Wind, να μην είχε ευτυχές τέλος, αλλά όλοι στη ζωή έχουμε
δικαίωμα στις δεύτερες ευκαιρίες. Κάπως έτσι σκέφτηκε ο Ρόμπι Μπουρλά των Public που
ήρθε εις γάμο κοινωνία, τα Public όχι ο Μπουρλά, με τη Vodafone. Το σύμφωνο συμβίωσης
που υπέγραψαν προβλέπει τη λειτουργία του πρώτου shop in α shop της Vodafone στο
κατάστημα των Public στο Σύνταγμα. Και αυτό είναι μόνο η αρχή. Ο σχεδιασμός προβλέπει την
ανάπτυξη 44 shops in a shop της Vodafone σε ισάριθμα καταστήματα Public τους επόμενους
18 μήνες.
Ο προ 11ετίας γάμος με τη Wind προέβλεπε όχι μόνο την εμπορική συνεργασία με τα Public
αλλά και την απόκτηση ποσοστού 10% της Wind από τον όμιλο εταιρειών Πάνου Γερμανού,
σήμερα γνωστός ως Olympia Group, θυγατρική του οποίου είναι τα Public.
Τσουχτερές αυξήσεις έως 6% στα ασφάλιστρα
Για νέες αυξήσεις στα ασφάλιστρα αυτοκινήτου έως 6% ετοιμάζονται οι ασφαλιστικές το 2024.
Ο λόγος για τις νέες αυξήσεις, σύμφωνα με φίλους ασφαλιστές, είναι η αύξηση των
θανατηφόρων περιστατικών που καταγράφεται το 2023 και η επιδείνωση του συνολικού δείκτη
ζημιών του κλάδου. Το εννεάμηνο Ιανουαρίου – Σεπτεμβρίου τα ατυχήματα αυξήθηκαν κατά
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8,1% και ανήλθαν στα 8.302 περιστατικά έναντι 7.682 το 2022, με παράλληλη αύξηση των
θανατηφόρων δυστυχημάτων αλλά και αυτών με βαριά τραυματισμένους.
Σύμφωνα με την KPMG, η αύξηση του κόστους των αποζημιώσεων το 2022 κατά 20% σε
συνδυασμό με το ισχνό 2% αύξησης των ασφαλίστρων, μετατόπισαν τον δείκτη
αποζημιώσεων κατά 8 μονάδες στο 57% από 48%.
Οι τελευταίοι έλεγχοι του Γιάννη Λιανού
Με το ένα πόδι εκτός της Επιτροπής Ανταγωνισμού, ο απερχόμενος πρόεδρος της Αρχής,
Γιάννης Λιανός, που έχει υποσχεθεί ότι θα βγάλει την απόφαση για τις Τράπεζες πριν από τα
Χριστούγεννα, έκανε χθες έφοδο στις εταιρείες ιατρικού εξοπλισμού.
Ο σημερινός πρόεδρος της Επιτροπής Ανταγωνισμούς κ. Γιάννης Λιανός ανέλαβε πρόεδρος
στην Αρχή στις 29 Αυγούστου του 2019 αντικαθιστώντας την κυρία Βασιλική Θάνου -όταν
νομοθετήθηκε το ασυμβίβαστο- και για το υπόλοιπο της θητείας της που λήγει στις 3
Ιανουαρίου του 2024.
Νέα πρόεδρος της Αρχής αναλαμβάνει η Αϊρίν Έβελυν Μικέλα Μαίρη Σαρπ κατόπιν πρότασης
του Υπουργού Ανάπτυξης, Κώστα Σκρέκα, η οποία έγινε αποδεκτή κατά πλειοψηφία από τα
μέλη της Επιτροπής Θεσμών και Διαφάνειας πριν από λίγες ημέρες.
Δύο σημαντικά ζητήματα στο τελευταίο Υπουργικό
Για τα μέσα της επόμενης εβδομάδας προγραμματίζεται, όπως μαθαίνουμε, η τελευταία
συνεδρίαση του Υπουργικού Συμβουλίου για το 2023, στην ατζέντα της οποίας, πέραν του
προγραμματισμού του κυβερνητικού έργου για τις αρχές του νέου έτους, είναι πολύ πιθανό να
βρίσκονται και δύο σημαντικά ζητήματα. Αφενός οι ρυθμίσεις σε σχέση με την διεξαγωγή των
αγώνων ποδοσφαίρου τις οποίες αναμένεται να φέρει ο Γιάννης Βρούτσης, σε συνέχεια των
πρωτοβουλιών που λαμβάνονται από την κυβέρνηση για την αντιμετώπιση της οπαδικής βίας.
Αφετέρου, η ρύθμιση για την λειτουργία μη κρατικών πανεπιστημίων που σύμφωνα με τις
προαναγγελίες στελεχών του Μεγάρου Μαξίμου πρόκειται να παρουσιαστεί μέσα στον
Δεκέμβριο και δεν υπάρχει καμία αμφιβολία ότι θα αποτελέσει μία από τις εμβληματικές
μεταρρυθμιστικές πρωτοβουλίες της κυβέρνησης.
dnews.gr/
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά, και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
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O SSM «ευλογεί» τη διανομή μερισμάτων από τις τράπεζες
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πράσινο φως για τις τράπεζες για να μειώσουν κεφαλαιακούς δείκτες και συγκεκριμένα τους
δείκτες PIllar 2 Requirement και Pillar 2 Guidance
Ειρήνη Σακελλάρη • [email protected]
Το «μάτι» έχει ήδη κλείσει o SSM στις τράπεζες όπως όλα δείχνουν για  τη διανομή μερίσματος
από τις τράπεζες σε ότι αφορά τη χρήση 2023.
Σύμφωνα με τις συζητήσεις που έχουν διενεργήσει  τα πιστωτικά ιδρύματα σε σχέση με την
εποπτική τους αξιολόγηση δηλαδή το SREP ( Supervisory Review and Evaluation Process)  ο
SSM φαίνεται να έχει δώσει το πράσινο φως στις περισσότερες τράπεζες επιτρέποντάς τους
να μειώσουν κεφαλαιακούς δείκτες και συγκεκριμένα τους δείκτες PIllar 2 Requirement και
Pillar 2 Guidance.
Το στοιχείο αυτό  ερμηνεύεται  από τις τράπεζες με σχετική ασφάλεια πως η πρόθεση του
επόπτη είναι να αφήσει τις ελληνικές τράπεζες να διανείμουν μέρισμα.
Πιο συγκεκριμένα όλα τα παραπάνω σχετικά με τους δείκτες κεφαλαιακής επάρκειας  θα
ανακοινωθούν εντός έτους (19.12.23 ) όμως οι τράπεζες θα επιθυμούσαν στο βαθμό που αυτό
θα ήταν εφικτό να έχουν τη δυνατότητα να γνωρίζουν απολύτως από τον επόπτη αν μπορούν
να διανείμουν μέρισμα και σε τι ύψος όταν θα ανακοινώσουν τα αποτελέσματά τους για το
τέλος του έτους δηλαδή στο α τρίμηνο.
Αυτή ακριβώς είναι και η επιθυμία των επενδυτών και η πρώτη κυρίαρχη ερώτηση πλέον στα
road shows όπως προέκυψε και από το 25ο Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Οι τράπεζες σκοπεύουν να διανείμουν μέρισμα που ανέρχεται για μεν την Τράπεζα Πειραιώς
το 10% , για την Εθνική 20% έως 30%, για  την Alpha Bank 15% και για την Εurobank 20%.
Tα πιστωτικά ιδρύματα διαθέτουν εξαιρετικά μεγάλη ρευστότητα και έτσι κρίνεται πως μπορούν
να προχωρήσουν στη διανομή κερδών προς τους μετόχους.
Επίσης κρίνεται πως μπορούν να προχωρήσουν και σε άλλες ενέργειες όπως Buy Back κάτι
που το θέλουν πολύ και οι μέτοχοι. Άλλωστε αυτή είναι και η πρόταση της Εθνικής Τράπεζας
προς το ΤΧΣ, πρόταση την οποία μπορεί να υλοποιήσει όποτε της ζητηθεί. Αυτό ωστόσο όπως
λένε στελέχη του τραπεζικού χώρου απαιτεί μια ισορροπία.
Ένα επόμενο κρίσιμο ερώτημα από τους επενδυτές προς τις τράπεζες είναι κατά πόσον η
κερδοφορία των τραπεζών θα κρατήσει, θα έχει δηλαδή διάρκεια και με ποιο τρόπο αυτό θα
επιτευχθεί. Όπως αναφέρουν τραπεζικά στελέχη το πλάνο των τραπεζών είναι πως την
προσεχή τριετία τα επιτόκια μπορεί να υποχωρήσουν αλλά θα διατηρηθούν σε επίπεδα πάνω
του 2% και οι χορηγήσεις θα στηρίξουν την ανάπτυξη.
Συγχρόνως οι τράπεζες  διενεργούν με κάθε τρόπο προκειμένου να στηρίξουν τα
χαρτοφυλάκιά τους. Είναι αξιοσημείωτο πως τα ενήμερα δάνεια στη χώρα μας ανέρχονται
μόλις το 55% του ΑΕΠ ενώ το αντίστοιχο ποσοστό σε μια χώρα όπως η Κύπρος για
παράδειγμα διαμορφώνεται σε 100% τουλάχιστον.
Έτσι λοιπόν γίνονται ενέργειες με στόχο τη στήριξη των ενήμερων χαρτοφυλακίων είτε με
αγορά δανείων που έχουν γίνει ενήμερα – κάτι που θα λάβει χώρα αργότερα εφόσον ο
επόπτης το επιτρέψει-  είτε με κινήσεις όπως αυτή της Εθνικής Τράπεζας σε συνεργασία με τη
Fortress που στόχο έχει μια τρίτη εταιρία να αγοράζει κόκκινα δάνεια, να τα κουρεύει και να τα
καθιστά ενήμερα προκειμένου στο τέλος της ημέρας τα δάνεια αυτά να επιστρέψουν στην
τράπεζα.
Συγχρόνως το RRF λόγω ανάπτυξης της χώρας θα υποστηρίξει και αυτό με τη σειρά του τις
χορηγήσεις αναφέρουν παράγοντες της αγοράς.
Tέλος ας σημειωθεί πως οι τράπεζες ετοιμάζουν αναπτυξιακές ενέργειες με επέκταση στο
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εξωτερικό είτε μέσω συνεργασιών με τοπικούς φορείς είτε μέσω ψηφιακών εφαρμογών είτε
μέσω χρηματοδοτήσεων μεγάλων έργων σε άλλες χώρες.
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O SSM «ευλογεί» τη διανομή μερισμάτων από τις τράπεζες
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το «μάτι» έχει ήδη κλείσει o SSM στις τράπεζες όπως όλα δείχνουν για  τη διανομή μερίσματος
από τις τράπεζες σε ότι αφορά τη χρήση 2023.Σύμφωνα με τις συζητήσεις που έχουν
διενεργήσει  τα πιστωτικά ιδρύματα σε σχέση με την εποπτική τους αξιολόγηση δηλαδή το
SREP ( Supervisory Review and Evaluation Process)  ο SSM φαίνεται να έχει δώσει το
πράσινο φως στις περισσότερες τράπεζες επιτρέποντάς τους να μειώσουν κεφαλαιακούς
δείκτες και συγκεκριμένα τους δείκτες PIllar 2 Requirement και Pillar 2 Guidance.Το στοιχείο
αυτό  ερμηνεύεται  από τις τράπεζες με σχετική ασφάλεια πως η πρόθεση του επόπτη είναι να
αφήσει τις ελληνικές τράπεζες να διανείμουν μέρισμα.Πιο συγκεκριμένα όλα τα παραπάνω
σχετικά με τους δείκτες κεφαλαιακής επάρκειας  θα ανακοινωθούν εντός έτους (19.12.23 )
όμως οι τράπεζες θα επιθυμούσαν στο βαθμό που αυτό θα ήταν εφικτό να έχουν τη
δυνατότητα να γνωρίζουν απολύτως από τον επόπτη αν μπορούν να διανείμουν μέρισμα και
σε τι ύψος όταν θα ανακοινώσουν τα αποτελέσματά τους για το τέλος του έτους δηλαδή στο α
τρίμηνο.Αυτή ακριβώς είναι και η επιθυμία των επενδυτών και η πρώτη κυρίαρχη ερώτηση
πλέον στα road shows όπως προέκυψε και από το 25ο Capital Link στη Νέα Υόρκη.Οι
τράπεζες σκοπεύουν να διανείμουν μέρισμα που ανέρχεται για μεν την Τράπεζα Πειραιώς το
10% , για την Εθνική 20% έως 30%, για  την Alpha Bank 15% και για την Εurobank 20%.Η
ρευστότητα των τραπεζώνTα πιστωτικά ιδρύματα διαθέτουν εξαιρετικά μεγάλη ρευστότητα και
έτσι κρίνεται πως μπορούν να προχωρήσουν στη διανομή κερδών προς τους μετόχους.Επίσης
κρίνεται πως μπορούν να προχωρήσουν και σε άλλες ενέργειες όπως Buy Back κάτι που το
θέλουν πολύ και οι μέτοχοι. Άλλωστε αυτή είναι και η πρόταση της Εθνικής Τράπεζας προς το
ΤΧΣ, πρόταση την οποία μπορεί να υλοποιήσει όποτε της ζητηθεί. Αυτό ωστόσο όπως λένε
στελέχη του τραπεζικού χώρου απαιτεί μια ισορροπία.Ένα επόμενο κρίσιμο ερώτημα από τους
επενδυτές προς τις τράπεζες είναι κατά πόσον η κερδοφορία των τραπεζών θα κρατήσει, θα
έχει δηλαδή διάρκεια και με ποιο τρόπο αυτό θα επιτευχθεί. Όπως αναφέρουν τραπεζικά
στελέχη το πλάνο των τραπεζών είναι πως την προσεχή τριετία τα επιτόκια μπορεί να
υποχωρήσουν αλλά θα διατηρηθούν σε επίπεδα πάνω του 2% και οι χορηγήσεις θα στηρίξουν
την ανάπτυξη.Συγχρόνως οι τράπεζες  διενεργούν με κάθε τρόπο προκειμένου να στηρίξουν τα
χαρτοφυλάκιά τους. Είναι αξιοσημείωτο πως τα ενήμερα δάνεια στη χώρα μας ανέρχονται
μόλις το 55% του ΑΕΠ ενώ το αντίστοιχο ποσοστό σε μια χώρα όπως η Κύπρος για
παράδειγμα διαμορφώνεται σε 100% τουλάχιστον.Έτσι λοιπόν γίνονται ενέργειες με στόχο τη
στήριξη των ενήμερων χαρτοφυλακίων είτε με αγορά δανείων που έχουν γίνει ενήμερα – κάτι
που θα λάβει χώρα αργότερα εφόσον ο επόπτης το επιτρέψει-  είτε με κινήσεις όπως αυτή της
Εθνικής Τράπεζας σε συνεργασία με τη Fortress που στόχο έχει μια τρίτη εταιρία να αγοράζει
κόκκινα δάνεια, να τα κουρεύει και να τα καθιστά ενήμερα προκειμένου στο τέλος της ημέρας
τα δάνεια αυτά να επιστρέψουν στην τράπεζα.Συγχρόνως το RRF λόγω ανάπτυξης της χώρας
θα υποστηρίξει και αυτό με τη σειρά του τις χορηγήσεις αναφέρουν παράγοντες της
αγοράς.Tέλος ας σημειωθεί πως οι τράπεζες ετοιμάζουν αναπτυξιακές ενέργειες με επέκταση
στο εξωτερικό είτε μέσω συνεργασιών με τοπικούς φορείς είτε μέσω ψηφιακών εφαρμογών είτε
μέσω χρηματοδοτήσεων μεγάλων έργων σε άλλες χώρες.
Source: naftemporiki.gr
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Εθνική: Το σχέδιο για «έξυπνη» επέκταση και επίθεση στα στεγαστικά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η ενίσχυση των εναλλακτικών πηγών κερδοφορίας εντός και εκτός συνόρων, η αύξηση των
χορηγήσεων στο retail, η διανομή μερίσματος το 2024 από τα κέρδη του 2023 και η περαιτέρω
ιδιωτικοποίηση (σ.σ. η οποία όμως αποτελεί απόφαση του ΤΧΣ) αποτελούν τους πυλώνες
ανάπτυξης της Εθνικής Τράπεζας για το επόμενο χρονικό διάστημα.
Σε ό,τι αφορά τα τελευταία βήματα της εξυγίανσης του ισολογισμού από τα εναπομείναντα
NPE, η διοίκηση της ΕΤΕ αναμένεται να αιτηθεί την ένταξη του νέα πακέτου «Frontier III»
ύψους 600 εκατ ευρώ στον Ηρακλή ΙΙΙ.
Η διοίκηση της τράπεζας με δεδομένη την ισχυρή κεφαλαιακή θέση αναμένεται να προχωρήσει
σε επενδύσεις απόδοσης εσόδων από τους τομείς του εμπορίου, της ενέργειας και των
κατασκευών εντός και εκτός συνόρων. Βασικό εργαλείο υλοποίησης του εν λόγω στόχου
αποτελεί η τεχνολογία.
Εκτός συνόρων η Εθνική Τράπεζα, προέβη μέσω της σχετικής πλατφόρμας σε χρηματοδότηση
οδικού άξονα στην Σερβία. Την ίδια στιγμή, η ενδυνάμωση του digital ανοίγει νέους δρόμους
παροχής υπηρεσιών, αλλά και πιθανών εμπορικών συνεργασιών με στόχο τις συνέργειες στην
ευρύτερη περιοχή.
Στο μέτωπο του retail banking, η διοίκηση της Εθνικής Τράπεζας αναμένεται να αναπτύξει
περαιτέρω το χαρτοφυλάκιο των στεγαστικών δανείων, κατά τα πρότυπα και κριτήρια που
ίσχυσαν στο πρόγραμμα «Σπίτι μου».
Συγκεκριμένα, εξετάζεται η παροχή δανείων σε μεγαλύτερο ποσοστό χρηματοδότησης –
σήμερα η τραπεζική χρηματοδότηση στα στεγαστικά δάνεια ανέρχεται στο 80% και 20% είναι
ίδια συμμετοχή – δηλαδή να φθάνει το 90% (όπως και στο πρόγραμμα «Σπίτι μου»), υπό την
προϋπόθεση ότι ο εν δυνάμει δανειολήπτης θα πληροί τα εισοδηματικά και περιουσιακά
κριτήρια που ισχύουν στις εν λόγω χορηγήσεις.
Σε ό,τι αφορά το πρόγραμμα «Σπίτι μου» μόνο στην Εθνική Τράπεζα έμειναν εκτός 2.500
αιτήσεις, καθώς εξαντλήθηκε το κεφάλαιο του προγράμματος.
Η διοίκηση της Εθνικής Τράπεζας επιδιώκει τη διανομή μερίσματος της τάξης του 20%-30%
από τα κέρδη του 2023. Το αίτημα θα κατατεθεί στις εποπτικές αρχές και τα στελέχη της
Εθνικής αισιοδοξούν ότι ο επόπτης (SSM) θα δώσει το πράσινο φως και αυτό αφορά το
σύνολο των ελληνικών τραπεζών.
Το ζήτημα του μερίσματος απασχόλησε τις επαφές που είχαν τα στελέχη της ΕΤΕ στο
πρόσφατο συνέδριο της Capital Link στην Νέα Υόρκη. Πηγές αναφέρουν ότι θα ήταν ιδεατό η
απάντηση – άτυπη – του επόπτη να δοθεί πριν την ανακοίνωση των αποτελεσμάτων της
οικονομικής χρήσης του 2023, έτσι ώστε να ενημερωθούν πιο εμπεριστατωμένα οι επενδυτές.
Εντός του 2024 εκτιμάται από την αγορά ότι θα γίνει και το επόμενο βήμα όσο αφορά την
περαιτέρω μείωση του ποσοστού που κατέχει (σήμερα ανέρχεται στο 18%) το Ταμείο
Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας στην Εθνική.
Πηγές με γνώση της υπόθεσης αναφέρουν ότι υπάρχει «παράθυρο ευκαιρίας» από τον Μάιο
και μετά μέχρι τις αμερικανικές εκλογές που θα διεξαχθούν τον Νοέμβριο του 2024 και αυτό, με
δεδομένο ότι έχει υπογραφεί lockup για ένα 6μηνο από την πραγματοποίηση του πρόσφατου
placement.
Η περαιτέρω μείωση του ποσοστού θα μπορούσε να γίνει είτε μέσω placement, είτε μέσω
accelerated book building χωρίς να αποκλείεται και πρόγραμμα buy back (κάτι που επιθυμούν
οι μέτοχοι της τράπεζας).
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Προσκλητήριο από τη Νέα Υόρκη για επενδύσεις στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Προσκλητήριο από τη Νέα Υόρκη για επενδύσεις στην Ελλάδα
Σήμα ισχυρής δυναμικής, εξωστρέφειας και ευοίωνων προοπτικών για την ελληνική οικονομία
έστειλε ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, κατά τη
διάρκεια του 25ου Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ταυτόχρονα, ο επικεφαλής του οικονομικού επιτελείου απηύθυνε πρόσκληση σε
περισσότερους επιχειρηματίες από τις ΗΠΑ να έρθουν και να επενδύσουν στη χώρα.
Μιλώντας στην ετήσια συνάντηση κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις ο
Κωστής Χατζηδάκης ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο
ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
«Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Εχουμε μια μοναδική
ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από
την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε
αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτή την ιστορική αποστολή» επεσήμανε.
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρεσβευτής των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας Τζέφρι Πάιατ και ο δισεκατομμυριούχος μεγαλοεπενδυτής Τζον
Πόλσον. Ο έλληνας υπουργός είχε επίσης σειρά επαφών με αξιωματούχους επενδυτικών
τραπεζών και funds, ενώ συναντήθηκε και με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Από την πλευρά του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας ανέλυσε τις
προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και
της ανθεκτικότητας των υποδομών, ενώ αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του χαρτοφυλακίου του
στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην
οικονομική της μεγέθυνση.
Παράλληλα, ο Χρήστος Σταϊκούρας παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων
που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’ αυτόν
τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Σε ό,τι αφορά τους βασικούς στόχους της κυβέρνησης, ο ίδιος περιέγραψε – μεταξύ άλλων –
την υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την επικράτεια, την
εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίησή τους, τον έλεγχο και τη συντήρηση υφιστάμενων
έργων υποδομής, τη μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου και τέλος την  ανανέωση του
στόλου των αστικών λεωφορείων και την προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Την επιστροφή της Ελλάδας στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με
μακροπρόθεσμη στόχευση εξήρε ο γενικός διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής Τράπεζας Βασίλειος Καραμούζης. Παράλληλα, ο ίδιος τόνισε ότι η όποια
επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι βιώσιμη.
Την ίδια ώρα, κατά την τοποθέτησή ο πρόεδρος της Eurobank Γιώργος Ζανιάς σημείωσε πως
«μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με τον μέσο όρο
της ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των Μνημονίων».
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Ο επικεφαλής της Intrakat Αλέξανδρος Εξάρχου παρατήρησε ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει
η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί
προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Ο Εξάρχου εξήγησε ότι
η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης,
αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το
οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6 δισ. ευρώ.
Premium έκδοση «ΤΑ ΝΕΑ»
Ρεπορτάζ -Πηγή: Γιώργος Φωκιανός Σύνδεσμος
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Λαζαράκου-Κοντόπουλος: Χτύπησαν το καμπανάκι στη Wall Street
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το μεγαλύτερο ενθουσιασμό της τελευταίας δεκαετίας είχε το συνέδριο της Capital Link στη
Νέα Υόρκη.
Δεν ήταν άλλωστε και δύσκολο να επιτευχθεί ο ενθουσιασμός αφού για πρώτη φορά κατά την
τελευταία 10ετία είχαμε τόσες θετικές ειδήσεις για το ελληνικό χρηματιστήριο. Εκτός από την
διοίκηση του Χρηματιστηρίου (σύσσωμη), παρούσα ήταν και η διοίκηση της Επιτροπής
Κεφαλαιαγοράς. Η κα Λαζαράκου βρέθηκε σε οικείο περιβάλλον αφού έχει σπουδάσει και
εργαστεί στη Νέα Υόρκη.
To συνέδριο πραγματοποιήθηκε την Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, με φυσική παρουσία, στο
Metropolitan Club, στη Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το New York Stock Exchange, το Athens
Exchange Group (ATHEX Group) και την υποστήριξη μεγάλων Διεθνών Τραπεζών (Goldman
Sachs, Barclays, BNP Paribas, Citi, Morgan Stanley, Nomura & Axia Ventures Group) και
Οργανισμών.
Οι κύριοι χορηγοί ήταν η Goldman Sachs και η TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation).
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Εθνική: Το σχέδιο για «έξυπνη» επέκταση και επίθεση στα στεγαστικά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η ενίσχυση των εναλλακτικών πηγών κερδοφορίας εντός και εκτός συνόρων, η αύξηση των
χορηγήσεων στο retail, η διανομή μερίσματος το 2024 από τα κέρδη του 2023 και η περαιτέρω
ιδιωτικοποίηση (σ.σ. η οποία όμως αποτελεί απόφαση του ΤΧΣ) αποτελούν τους πυλώνες
ανάπτυξης της Εθνικής Τράπεζας για το επόμενο χρονικό διάστημα.
Σε ό,τι αφορά τα τελευταία βήματα της εξυγίανσης του ισολογισμού από τα εναπομείναντα
NPE, η διοίκηση της ΕΤΕ αναμένεται να αιτηθεί την ένταξη του νέα πακέτου «Frontier III»
ύψους 600 εκατ ευρώ στον Ηρακλή ΙΙΙ.
«Εξυπνη» επέκταση
Η διοίκηση της τράπεζας με δεδομένη την ισχυρή κεφαλαιακή θέση αναμένεται να προχωρήσει
σε επενδύσεις απόδοσης εσόδων από τους τομείς του εμπορίου, της ενέργειας και των
κατασκευών εντός και εκτός συνόρων. Βασικό εργαλείο υλοποίησης του εν λόγω στόχου
αποτελεί η τεχνολογία.
Εκτός συνόρων η Εθνική Τράπεζα, προέβη μέσω της σχετικής πλατφόρμας σε χρηματοδότηση
οδικού άξονα στην Σερβία. Την ίδια στιγμή, η ενδυνάμωση του digital ανοίγει νέους δρόμους
παροχής υπηρεσιών, αλλά και πιθανών εμπορικών συνεργασιών με στόχο τις συνέργειες στην
ευρύτερη περιοχή.
Επίθεση στα στεγαστικά
Στο μέτωπο του retail banking, η διοίκηση της Εθνικής Τράπεζας αναμένεται να αναπτύξει
περαιτέρω το χαρτοφυλάκιο των στεγαστικών δανείων, κατά τα πρότυπα και κριτήρια που
ίσχυσαν στο πρόγραμμα «Σπίτι μου».
Συγκεκριμένα, εξετάζεται η παροχή δανείων σε μεγαλύτερο ποσοστό χρηματοδότησης –
σήμερα η τραπεζική χρηματοδότηση στα στεγαστικά δάνεια ανέρχεται στο 80% και 20% είναι
ίδια συμμετοχή – δηλαδή να φθάνει το 90% (όπως και στο πρόγραμμα «Σπίτι μου»), υπό την
προϋπόθεση ότι ο εν δυνάμει δανειολήπτης θα πληροί τα εισοδηματικά και περιουσιακά
κριτήρια που ισχύουν στις εν λόγω χορηγήσεις.
Σε ό,τι αφορά το πρόγραμμα «Σπίτι μου» μόνο στην Εθνική Τράπεζα έμειναν εκτός 2.500
αιτήσεις, καθώς εξαντλήθηκε το κεφάλαιο του προγράμματος.
Το μέρισμα
Η διοίκηση της Εθνικής Τράπεζας επιδιώκει τη διανομή μερίσματος της τάξης του 20%-30%
από τα κέρδη του 2023. Το αίτημα θα κατατεθεί στις εποπτικές αρχές και τα στελέχη της
Εθνικής αισιοδοξούν ότι ο επόπτης (SSM) θα δώσει το πράσινο φως και αυτό αφορά το
σύνολο των ελληνικών τραπεζών.
Το ζήτημα του μερίσματος απασχόλησε τις επαφές που είχαν τα στελέχη της ΕΤΕ στο
πρόσφατο συνέδριο της Capital Link στην Νέα Υόρκη. Πηγές αναφέρουν ότι θα ήταν ιδεατό η
απάντηση – άτυπη – του επόπτη να δοθεί πριν την ανακοίνωση των αποτελεσμάτων της
οικονομικής χρήσης του 2023, έτσι ώστε να ενημερωθούν πιο εμπεριστατωμένα οι επενδυτές.
Η ιδιωτικοποίηση
Εντός του 2024 εκτιμάται από την αγορά ότι θα γίνει και το επόμενο βήμα όσο αφορά την
περαιτέρω μείωση του ποσοστού που κατέχει (σήμερα ανέρχεται στο 18%) το Ταμείο
Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας στην Εθνική.
Πηγές με γνώση της υπόθεσης αναφέρουν ότι υπάρχει «παράθυρο ευκαιρίας» από τον Μάιο
και μετά μέχρι τις αμερικανικές εκλογές που θα διεξαχθούν τον Νοέμβριο του 2024 και αυτό, με
δεδομένο ότι έχει υπογραφεί lockup για ένα 6μηνο από την πραγματοποίηση του πρόσφατου
placement.
Η περαιτέρω μείωση του ποσοστού θα μπορούσε να γίνει είτε μέσω placement, είτε μέσω
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accelerated book building χωρίς να αποκλείεται και πρόγραμμα buy back (κάτι που επιθυμούν
οι μέτοχοι της τράπεζας).
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Τράπεζες: Θετικό σινιάλο από SSM για τα μερίσματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Θετικά αντιμετωπίζει πλέον, σύμφωνα με πληροφορίες, ο Ενιαίος Εποπτικός Μηχανισμός
(SSM) το ενδεχόμενο να μοιράσουν οι ελληνικές τράπεζες μέρισμα από τα κέρδη του 2023.
Με βάση τις συζητήσεις που έχουν κάνει τα πιστωτικά ιδρύματα σε σχέση με το SREP, ο SSM
φαίνεται να έχει δώσει το φως στις περισσότερες τράπεζες, επιτρέποντάς τους να μειώσουν
κεφαλαιακούς δείκτες και συγκεκριμένα τους δείκτες PIllar 2 Requirement και Pillar 2 Guidance.
Εξέλιξη που ερμηνεύεται από τις διοικήσεις των τραπεζών ως θετική ένδειξη απέναντι το
αίτημα για διανομή μερισμάτων.
Τι λένε οι τραπεζίτες
Σύμφωνα με τραπεζικές πηγές, οι διοικήσεις θα επιθυμούσαν, στο βαθμό που αυτό θα ήταν
εφικτό, να έχουν τη δυνατότητα να γνωρίζουν απολύτως από τον επόπτη αν μπορούν να
διανείμουν μέρισμα και σε τι ύψος όταν θα ανακοινώσουν τα αποτελέσματά τους για το τέλος
του έτους, δηλαδή στο α’ τρίμηνο.
Αυτή ακριβώς είναι και η επιθυμία των επενδυτών, καθώς το ζήτημα ήταν κυρίαρχο στα road
shows όπως προέκυψε και από αυτό της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Οι τράπεζες σκοπεύουν να διανείμουν μέρισμα που ανέρχεται για μεν την Τράπεζα Πειραιώς
στο 10% των κερδών, για την Εθνική 20% έως 30%, για την Alpha Bank 15% και για την
Εurobank 20%.
Tα πιστωτικά ιδρύματα διαθέτουν εξαιρετικά μεγάλη ρευστότητα και έτσι, κρίνεται πως
μπορούν να προχωρήσουν στη διανομή κερδών προς τους μετόχους. Εναλλακτικά, μπορούν
να προχωρήσουν και σε άλλες ενέργειες όπως επαναγορές τίτλων (Buy Back), κάτι που
θέλουν και οι μέτοχοι.
Ενα επόμενο κρίσιμο ερώτημα από τους επενδυτές είναι κατά πόσον η κερδοφορία των
τραπεζών θα κρατήσει, θα έχει δηλαδή διάρκεια και με ποιο τρόπο αυτό θα επιτευχθεί. Οπως
αναφέρουν τραπεζικά στελέχη, το πλάνο των τραπεζών προβλέπει πως την προσεχή τριετία
τα επιτόκια μπορεί να υποχωρήσουν, αλλά θα διατηρηθούν σε επίπεδα άνω του 2% και οι
χορηγήσεις θα στηρίξουν την ανάπτυξη.
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Εθνική: Το σχέδιο για «έξυπνη» επέκταση και επίθεση στα στεγαστικά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η ενίσχυση των εναλλακτικών πηγών κερδοφορίας εντός και εκτός συνόρων, η αύξηση των
χορηγήσεων στο retail, η διανομή μερίσματος το 2024 από τα κέρδη του 2023 και η περαιτέρω
ιδιωτικοποίηση (σ.σ. η οποία όμως αποτελεί απόφαση του ΤΧΣ) αποτελούν τους πυλώνες
ανάπτυξης της Εθνικής Τράπεζας για το επόμενο χρονικό διάστημα.
Σε ό,τι αφορά τα τελευταία βήματα της εξυγίανσης του ισολογισμού από τα εναπομείναντα
NPE, η διοίκηση της ΕΤΕ αναμένεται να αιτηθεί την ένταξη του νέα πακέτου «Frontier III»
ύψους 600 εκατ ευρώ στον Ηρακλή ΙΙΙ.
«Εξυπνη» επέκταση
Η διοίκηση της τράπεζας με δεδομένη την ισχυρή κεφαλαιακή θέση αναμένεται να προχωρήσει
σε επενδύσεις απόδοσης εσόδων από τους τομείς του εμπορίου, της ενέργειας και των
κατασκευών εντός και εκτός συνόρων. Βασικό εργαλείο υλοποίησης του εν λόγω στόχου
αποτελεί η τεχνολογία.
Εκτός συνόρων η Εθνική Τράπεζα, προέβη μέσω της σχετικής πλατφόρμας σε χρηματοδότηση
οδικού άξονα στην Σερβία. Την ίδια στιγμή, η ενδυνάμωση του digital ανοίγει νέους δρόμους
παροχής υπηρεσιών, αλλά και πιθανών εμπορικών συνεργασιών με στόχο τις συνέργειες στην
ευρύτερη περιοχή.
Επίθεση στα στεγαστικά
Στο μέτωπο του retail banking, η διοίκηση της Εθνικής Τράπεζας αναμένεται να αναπτύξει
περαιτέρω το χαρτοφυλάκιο των στεγαστικών δανείων, κατά τα πρότυπα και κριτήρια που
ίσχυσαν στο πρόγραμμα «Σπίτι μου».
Συγκεκριμένα, εξετάζεται η παροχή δανείων σε μεγαλύτερο ποσοστό χρηματοδότησης –
σήμερα η τραπεζική χρηματοδότηση στα στεγαστικά δάνεια ανέρχεται στο 80% και 20% είναι
ίδια συμμετοχή – δηλαδή να φθάνει το 90% (όπως και στο πρόγραμμα «Σπίτι μου»), υπό την
προϋπόθεση ότι ο εν δυνάμει δανειολήπτης θα πληροί τα εισοδηματικά και περιουσιακά
κριτήρια που ισχύουν στις εν λόγω χορηγήσεις.
Σε ό,τι αφορά το πρόγραμμα «Σπίτι μου» μόνο στην Εθνική Τράπεζα έμειναν εκτός 2.500
αιτήσεις, καθώς εξαντλήθηκε το κεφάλαιο του προγράμματος.
Το μέρισμα
Η διοίκηση της Εθνικής Τράπεζας επιδιώκει τη διανομή μερίσματος της τάξης του 20%-30%
από τα κέρδη του 2023. Το αίτημα θα κατατεθεί στις εποπτικές αρχές και τα στελέχη της
Εθνικής αισιοδοξούν ότι ο επόπτης (SSM) θα δώσει το πράσινο φως και αυτό αφορά το
σύνολο των ελληνικών τραπεζών.
Το ζήτημα του μερίσματος απασχόλησε τις επαφές που είχαν τα στελέχη της ΕΤΕ στο
πρόσφατο συνέδριο της Capital Link στην Νέα Υόρκη. Πηγές αναφέρουν ότι θα ήταν ιδεατό η
απάντηση – άτυπη – του επόπτη να δοθεί πριν την ανακοίνωση των αποτελεσμάτων της
οικονομικής χρήσης του 2023, έτσι ώστε να ενημερωθούν πιο εμπεριστατωμένα οι επενδυτές.
Η ιδιωτικοποίηση
Εντός του 2024 εκτιμάται από την αγορά ότι θα γίνει και το επόμενο βήμα όσο αφορά την
περαιτέρω μείωση του ποσοστού που κατέχει (σήμερα ανέρχεται στο 18%) το Ταμείο
Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας στην Εθνική.
Πηγές με γνώση της υπόθεσης αναφέρουν ότι υπάρχει «παράθυρο ευκαιρίας» από τον Μάιο
και μετά μέχρι τις αμερικανικές εκλογές που θα διεξαχθούν τον Νοέμβριο του 2024 και αυτό, με
δεδομένο ότι έχει υπογραφεί lockup για ένα 6μηνο από την πραγματοποίηση του πρόσφατου
placement.
Η περαιτέρω μείωση του ποσοστού θα μπορούσε να γίνει είτε μέσω placement, είτε μέσω
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accelerated book building χωρίς να αποκλείεται και πρόγραμμα buy back (κάτι που επιθυμούν
οι μέτοχοι της τράπεζας).
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Εθνική: Το σχέδιο για «έξυπνη» επέκταση και επίθεση στα στεγαστικά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πότε ανοίγει το «παράθυρο ευκαιρίας» για έξοδο του ΤΧΣ και αποκρατικοποίηση. Πυλώνες
ανάπτυξης η ενίσχυση των εναλλακτικών πηγών εσόδων εντός και εκτός συνόρων και η
αύξηση των στεγαστικών. Αίτημα για ένταξη του «Frontier III» στο νέο Ηρακλή.
Η ενίσχυση των εναλλακτικών πηγών κερδοφορίας εντός και εκτός συνόρων, η αύξηση των
χορηγήσεων στο retail, η διανομή μερίσματος το 2024 από τα κέρδη του 2023 και η περαιτέρω
ιδιωτικοποίηση (σ.σ. η οποία όμως αποτελεί απόφαση του ΤΧΣ) αποτελούν τους πυλώνες
ανάπτυξης της Εθνικής Τράπεζας για το επόμενο χρονικό διάστημα. Σε ό,τι αφορά τα τελευταία
βήματα της εξυγίανσης του ισολογισμού από τα εναπομείναντα NPE, η διοίκηση της ΕΤΕ
αναμένεται να αιτηθεί την ένταξη του νέα πακέτου «Frontier III» ύψους 600 εκατ ευρώ στον
Ηρακλή ΙΙΙ. «Εξυπνη» επέκταση Η διοίκηση της τράπεζας με δεδομένη την ισχυρή κεφαλαιακή
θέση αναμένεται να προχωρήσει σε επενδύσεις απόδοσης εσόδων από τους τομείς του
εμπορίου, της ενέργειας και των κατασκευών εντός και εκτός συνόρων. Βασικό εργαλείο
υλοποίησης του εν λόγω στόχου αποτελεί η τεχνολογία . Εκτός συνόρων η Εθνική Τράπεζα,
προέβη μέσω της σχετικής πλατφόρμας σε χρηματοδότηση οδικού άξονα στην Σερβία.  Την
ίδια στιγμή, η ενδυνάμωση του digital ανοίγει νέους δρόμους παροχής υπηρεσιών, αλλά και
πιθανών εμπορικών συνεργασιών με στόχο τις συνέργειες στην ευρύτερη περιοχή. Επίθεση
στα στεγαστικά Στο μέτωπο του retail banking, η διοίκηση της Εθνικής Τράπεζας αναμένεται να
αναπτύξει περαιτέρω το χαρτοφυλάκιο των στεγαστικών δανείων, κατά τα πρότυπα και
κριτήρια που ίσχυσαν στο πρόγραμμα « Σπίτι μου ». Συγκεκριμένα, εξετάζεται η παροχή
δανείων σε μεγαλύτερο ποσοστό χρηματοδότησης – σήμερα η τραπεζική χρηματοδότηση στα
στεγαστικά δάνεια ανέρχεται στο 80% και 20% είναι ίδια συμμετοχή – δηλαδή να φθάνει το
90% (όπως και στο πρόγραμμα «Σπίτι μου»), υπό την προϋπόθεση ότι ο εν δυνάμει
δανειολήπτης θα πληροί τα εισοδηματικά και περιουσιακά κριτήρια που ισχύουν στις εν λόγω
χορηγήσεις. Σε ό,τι αφορά το πρόγραμμα «Σπίτι μου» μόνο στην Εθνική Τράπεζα έμειναν
εκτός 2.500 αιτήσεις,  καθώς εξαντλήθηκε το κεφάλαιο του προγράμματος. Το μέρισμα Η
διοίκηση της Εθνικής Τράπεζας επιδιώκει τη διανομή μερίσματος της τάξης του 20%-30% από
τα κέρδη του 2023. Το αίτημα θα κατατεθεί στις εποπτικές αρχές και τα στελέχη της Εθνικής
αισιοδοξούν ότι ο επόπτης (SSM) θα δώσει το πράσινο φως και αυτό αφορά το σύνολο των
ελληνικών τραπεζών. Το ζήτημα του μερίσματος απασχόλησε τις επαφές που είχαν τα στελέχη
της ΕΤΕ στο πρόσφατο συνέδριο της Capital Link στην Νέα Υόρκη. Πηγές αναφέρουν ότι θα
ήταν ιδεατό η απάντηση – άτυπη – του επόπτη να δοθεί πριν την ανακοίνωση των
αποτελεσμάτων της οικονομικής χρήσης του 2023, έτσι ώστε να ενημερωθούν πιο
εμπεριστατωμένα οι επενδυτές. Η ιδιωτικοποίηση Εντός του 2024 εκτιμάται από την αγορά ότι
θα γίνει και το επόμενο βήμα όσο αφορά την περαιτέρω μείωση του ποσοστού που κατέχει
(σήμερα ανέρχεται στο 18%) το Ταμείο Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας στην Εθνική. Πηγές
με γνώση της υπόθεσης αναφέρουν ότι υπάρχει «παράθυρο ευκαιρίας» από τον Μάιο και μετά
μέχρι τις αμερικανικές εκλογές που θα διεξαχθούν τον Νοέμβριο του 2024 και αυτό, με
δεδομένο ότι έχει υπογραφεί lockup για ένα 6μηνο από την πραγματοποίηση του πρόσφατου
placement. Η περαιτέρω μείωση του ποσοστού θα μπορούσε να γίνει είτε μέσω placement,
είτε μέσω accelerated book building χωρίς να αποκλείεται και πρόγραμμα buy back (κάτι που
επιθυμούν οι μέτοχοι της τράπεζας).
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Τράπεζες: Θετικό σινιάλο από SSM για τα μερίσματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το δρόμο για τη διανομή μερισμάτων από τα κέρδη του 2023 ανοίγει το «σήμα» που στέλνει η
ευρωπαϊκή εποπτική αρχή στις εγχώριες τράπεζες. Οι συζητήσεις και οι κεφαλαιακοί δείκτες.
Θετικά αντιμετωπίζει πλέον, σύμφωνα με πληροφορίες, ο Ενιαίος Εποπτικός Μηχανισμός
(SSM) το ενδεχόμενο να μοιράσουν οι ελληνικές τράπεζες μέρισμα από τα κέρδη του 2023. Με
βάση τις συζητήσεις που έχουν κάνει τα πιστωτικά ιδρύματα σε σχέση με το SREP, ο SSM
φαίνεται να έχει δώσει το φως στις περισσότερες τράπεζες, επιτρέποντάς τους να μειώσουν
κεφαλαιακούς δείκτες και συγκεκριμένα τους δείκτες PIllar 2 Requirement και Pillar 2 Guidance.
Εξέλιξη που ερμηνεύεται από τις διοικήσεις των τραπεζών ως θετική ένδειξη απέναντι το
αίτημα για διανομή μερισμάτων. Τι λένε οι τραπεζίτες Σύμφωνα με τραπεζικές πηγές, οι
διοικήσεις θα επιθυμούσαν, στο βαθμό που αυτό θα ήταν εφικτό, να έχουν τη δυνατότητα να
γνωρίζουν απολύτως από τον επόπτη αν μπορούν να διανείμουν μέρισμα και σε τι ύψος όταν
θα ανακοινώσουν τα αποτελέσματά τους για το τέλος του έτους, δηλαδή στο α' τρίμηνο. Αυτή
ακριβώς είναι και η επιθυμία των επενδυτών, καθώς το ζήτημα ήταν κυρίαρχο στα road shows
όπως προέκυψε και από αυτό της Capital Link στη Νέα Υόρκη. Οι τράπεζες σκοπεύουν να
διανείμουν μέρισμα που ανέρχεται για μεν την Τράπεζα Πειραιώς στο 10% των κερδών, για την
Εθνική 20% έως 30%, για την Alpha Bank 15% και για την Εurobank 20%. Tα πιστωτικά
ιδρύματα διαθέτουν εξαιρετικά μεγάλη ρευστότητα και έτσι, κρίνεται πως μπορούν να
προχωρήσουν στη διανομή κερδών προς τους μετόχους. Εναλλακτικά, μπορούν να
προχωρήσουν και σε άλλες ενέργειες όπως επαναγορές τίτλων ( Buy Back), κάτι που θέλουν
και οι μέτοχοι. Ενα επόμενο κρίσιμο ερώτημα από τους επενδυτές είναι κατά πόσον η
κερδοφορία των τραπεζών θα κρατήσει, θα έχει δηλαδή διάρκεια και με ποιο τρόπο αυτό θα
επιτευχθεί. Οπως αναφέρουν τραπεζικά στελέχη, το πλάνο των τραπεζών προβλέπει πως την
προσεχή τριετία τα επιτόκια μπορεί να υποχωρήσουν, αλλά θα διατηρηθούν σε επίπεδα άνω
του 2% και οι χορηγήσεις θα στηρίξουν την ανάπτυξη.
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Καγκελάριος: Το ψηφιακό ευρώ, η υπερκάλυψη της IDEAL και τα ιστορικά υψηλά της
Μυτιληναίος
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Tην υπερκάλυψη του ομολόγου ύψους 100 εκατ. ευρώ της Ideal ανακοίνωσαν οι ανάδοχοι, με
την τελική απόδοση του τίτλου να διαμορφώνεται στο κάτω όριο του εύρους, στο 5,5%.
Eυρωπαϊκές αγορές : Απότομο πτωτικό γύρισμα στο τέλος των συνεδριάσεων
Αφού έβλεπαν ότι οι δείκτες κινούνταν σε ιστορικά υψηλά επίπεδα, κάποια μεγάλα
χαρτοφυλάκια έσπευσαν να ρευστοποιήσουν και να πάρουν τα κέρδη τους. Έτσι οι μεγάλοι
χρηματιστηριακοί δείκτες σε Γερμανία, Γαλλία, Ιταλία γύρισαν πτωτικοί.  Σε τέτοιες
καταστάσεις,  οι «μεγάλοι παίκτες» επωφελούνται.  Θα του δούμε το ‘έργο’ αρκετές φορές
μέχρι το τέλος του χρόνου.
Εβδομαδιαίο Δελτίο Alpha Bank : Ετοιμάζεται το Ψηφιακό Ευρώ
Η Ευρωπαϊκή Κεντρική Τράπεζα (ΕΚΤ), από τα τέλη του 2021, ξεκίνησε τη φάση διερεύνησης
και από την 1 η Νοεμβρίου του 2023 την προπαρασκευαστική φάση του ψηφιακού ευρώ. Παρά
το γεγονός ότι η προπαρασκευαστική φάση αποτελεί σημαντικό βήμα, ωστόσο, δεν προδικάζει
οποιαδήποτε απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της ΕΚΤ, σχετικά με την υιοθέτηση του
ψηφιακού ευρώ.
Η απόφαση αυτή μπορεί να εξεταστεί μόνο μετά από την έκδοση της σχετικής νομοθεσίας.
Σύμφωνα με τα έως τώρα δεδομένα, το ψηφιακό ευρώ θα ανταποκρίνεται στην ευρεία
προτίμηση των πολιτών να διενεργούν ψηφιακές πληρωμές γρήγορα και με ασφάλεια και θα
λειτουργεί συμπληρωματικά με τη χρήση μετρητών και άλλων ιδιωτικών ηλεκτρονικών μέσων
πληρωμής. Επίσης, εκτιμάται ότι θα απλοποιήσει και θα αναβαθμίσει την καθημερινότητα των
πολιτών, αφού συνδυάζει σημαντικά πλεονεκτήματα, όπως κανένα άλλο ψηφιακό μέσο.
Γενικός Δείκτης : Κοντά ή μακριά οι 1.300 μονάδες ;
Γράφαμε ότι οι 1.300 μονάδες είναι ο επόμενος στόχος αλλά εάν δουμε τι συνέβη στο
πρόσφατο παρελθόν, ίσως η επίτευξη του στόχου χρειαστεί χρόνο. Στην πρώτη υπέρβαση των
1.300 μονάδων τον Ιούλιο απαιτήθηκε περίπου ένας μήνας συσσώρευση πέριξ των 1.290
μονάδες.  Ίσως τώρα να δουμε την υπέρβαση μέχρι την Παρασκευή.  Σε μέτρια επίπεδα οι
συναλλαγές για την εποχή.  Γενικά η εικόνα δείχνει αισιόδοξη μέχρι το τέλος του χρόνου. 
Τράπεζες : Ξένοι αγοραστές ετοιμάζονται για το 2024
Φαίνεται ότι ολοκληρώνεται σε μεγάλο βαθμό η συσσώρευση των μετοχών του κλάδου και
χθες είχαμε μία νέα ‘αναλαμπή’. Πρόκειται για ξένα funds και εγχώρια χαρτοφυλάκια που
παίρνουν θέση ενόψει 2024.  Μέχρι το τέλος του χρόνου θα δούμε αρκετές αλλαγές. Θα
βγαίνουν funds των αναδυομένων αγορών για να εισέλθουν funds από πιο ώριμες
αγορές.  Αυτό βέβαια σε μικρό βαθμό λόγω τέλος του χρόνου. Από τις αρχές του 2024 θα
αρχίσουμε να ‘μετράμε’ τις μεταβολές
Κτύπησαν και την κουδούνα στην Wall Street  μετά το Συνέδριο της Capital Link
Το μεγαλύτερο ενθουσιασμό της τελευταίας δεκαετίας είχε το συνέδριο της Capital Link στη
Νέα Υόρκη. Δεν ήταν άλλωστε και δύσκολο να επιτευχθεί ο ενθουσιασμός αφού για πρώτη
φορά κατά την τελευταία 10ετία είχαμε τόσες θετικές ειδήσεις για το ελληνικό
χρηματιστήριο.  Εκτός από την διοίκηση του Χρηματιστηρίου (σύσσωμη) , παρούσα ήταν και η
διοίκηση της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.  
Η κα Λαζαράκου βρέθηκε σε οικείο περιβάλλον αφού έχει σπουδάσει και εργαστεί στη Νέα
Υόρκη. To συνέδριο πραγματοποιήθηκε την Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, 2023, με φυσική
παρουσία, στο Metropolitan Club, στη Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange, το Athens Exchange Group (ATHEX Group) και  την υποστήριξη μεγάλων Διεθνών
Τραπεζών (Goldman Sachs, Barclays, BNP Paribas, Citi, Morgan Stanley, Nomura & Axia
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Ventures Group) και Οργανισμών. Οι κύριοι χορηγοί ήταν η  Goldman Sachs και η "TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)".
Ιdeal Holdings : Υπερκάλυψη ομολόγου με μεγάλο ενδιαφέρον από μικροεπενδυτές.  Στο 5,5%
η απόδοση του ομολόγου
Tην υπερκάλυψη του ομολόγου ύψους 100 εκατ. ευρώ της Ideal ανακοίνωσαν οι ανάδοχοι, με
την τελική απόδοση του τίτλου να διαμορφώνεται στο κάτω όριο του εύρους, στο 5,5%.
Αναλυτικότερα, η «ΕΘΝΙΚΗ ΤΡΑΠΕΖΑ ΤΗΣ ΕΛΛΑΔΟΣ Α.Ε.», η «ΤΡΑΠΕΖΑ ΠΕΙΡΑΙΩΣ
ΑΝΩΝΥΜΟΣ ΕΤΑΙΡΕΙΑ» και η «EUROBANK Α.Ε.», ως Συντονιστές Κύριοι Ανάδοχοι της
Δημόσιας Προσφοράς για την έκδοση Κοινού Ομολογιακού Δανείου της «IDEAL HOLDINGS
A.E.» και την εισαγωγή των ομολογιών εκδόσεως της Εταιρείας προς διαπραγμάτευση στην
Κατηγορία Τίτλων Σταθερού Εισοδήματος της Ρυθμιζόμενης Αγοράς του Χρηματιστηρίου
Αθηνών, μετά την ολοκλήρωση της Δημόσιας Προσφοράς στις 13.12.2023, ανακοινώνουν,
σύμφωνα με το άρθρο 17 παρ. 2 του Κανονισμού (ΕΕ) 2017/1129, ότι διατέθηκαν συνολικά
100.000 άυλες, κοινές, ανώνυμες ομολογίες της Εταιρείας με ονομαστική αξία €1.000 εκάστη
(οι «Ομολογίες») με αποτέλεσμα την άντληση κεφαλαίων ύψους €100 εκατ.
Η συνολική έγκυρη ζήτηση που εκδηλώθηκε από επενδυτές οι οποίοι συμμετείχαν στη
Δημόσια Προσφορά ανήλθε σε €188,58 εκατ., σημειώνοντας υπερκάλυψη της Έκδοσης κατά
1,89 φορές. Η τιμή διάθεσης των Ομολογιών έχει προσδιοριστεί στο άρτιο, ήτοι €1.000 ανά
Ομολογία. Η τελική απόδοση των Ομολογιών ορίστηκε σε 5,50% και το επιτόκιο των
Ομολογιών σε 5,50% ετησίως. Οι Ομολογίες κατανεμήθηκαν ως εξής:
α) 60.000 Ομολογίες (60% επί του συνόλου των εκδοθεισών Ομολογιών) κατανεμήθηκαν σε
Ιδιώτες Επενδυτές, και
β) 40.000 Ομολογίες (40% επί του συνόλου των εκδοθεισών Ομολογιών) κατανεμήθηκαν σε
Ειδικούς Επενδυτές.
Mυτιληναίος : Πλησιάζει τα ιστορικά υψηλά του η μετοχή
Οι τελευταίες κινήσεις του ομίλου Μυτιληναίου δείχνουν αποφασιστικότητα για την πορεία την
νέα χρονιά, παρά το γεγονός ότι ο ίδιος ο κ. Μυτιληναίος κρατά εξαιρετικά χαμηλούς τόνους
στις ομιλίες του.  Η μετοχή χθες εδραιώθηκε πάνω από τα 37,4 ευρώ και φαίνεται ότι μπορεί να
προσεγγίσει τα ιστορικά υψηλά του στα 38 ευρώ μέχρι το τέλος του χρόνου. ‘Θεού θέλοντος
και ξένων επενδυτών επιτρέποντων’.  Πάντως δεν είναι τυχαίο ότι ΟΛΟΙ οι ξένοι και εγχώριοι
οίκοι δίνουν τιμές στόχους πάνω από τα 40 ευρώ για την μετοχή. Μέχρι και τα 56 ευρώ δίνει η
Citi αλλά κάτω από ιδανικές συνθήκες.
Lamda Development : Αναβαθμίζει το «Εκπτωτικό Χωριο» σε Α.Ε  από Ε.Π.Ε.
H Lamda Development ανακοίνωσε  ότι ολοκληρώθηκε σήμερα (13.12.2023) η μετατροπή της
εταιρείας "Εκπτωτικό Χωριό Αθήνας Μονοπρόσωπη Εταιρεία Περιορισμένης Ευθύνης” από
Μονοπρόσωπη Εταιρεία Περιορισμένης Ευθύνης σε Μονοπρόσωπη Ανώνυμη Εταιρεία. Η
Lamda Malls Ανώνυμη Εταιρεία Υπηρεσιών και Αξιοποίησης Ακινήτων με τον διακριτικό τίτλο
"Lamda Malls Α.Ε.” αποτελεί τη μοναδική (100%) μέτοχο της μετατραπείσας Μονοπρόσωπης
Ανώνυμης Εταιρείας με την επωνυμία Εκπτωτικό Χωριό Αθήνας Μονοπρόσωπη Ανώνυμη
Εταιρεία και με το διακριτικό τίτλο Designer Outlet Athens ΜΑΕ. Αυτό σημαίνει ότι διευρύνονται
οι πηγές χρηματοδότησής του και δεν αποκλείεται ένα ομολογιακό δάνειο ή μία μελλοντική
είσοδος στο χρηματιστήριο.
ΕΛΠΕ :  Αναμενόμενη η ανοδική αντίδραση χθες λόγω πρωτοβουλιών market making –
Eπερώτηση στη Βουλή από το ΚΙΝΑΛ
Ο Καγκελάριος ήταν ο πρώτος που είχε επισημάνει ότι η διαδικασία του placement ήταν
κάπως ‘θολή’ λόγω των απαιτήσεων των αμερικανών bookepers και της τιμής της
μετοχής.  Σταδιακά, όλο και περισσότεροι βλέπουν ότι το success story έβαζε νερά με
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αποτέλεσμα το θέμα να φτάσει μέχρι την Βουλή (επερώτηση ΚΙΝΑΛ) . Έτσι πολλοί έβλεπαν ότι
η μετοχή θα αντιδρούσε με πρωτοβουλίες από το market making  προκειμένου να καλμάρουν
λίγο τα πνεύματα. 
EKTEΡ : Νέο έργο για την εταιρεία σε ξενοδοχειακό όμιλο στην Ερμιονίδα
Το «Μάζευε και ας είναι και ρόγες» φαίνεται ότι ακολουθεί η ΕΚΤΕΡ.  Πολλά μικρά έργα που
όμως και πληρώνουν άμεσα και αυξάνουν το ανεκτέλεστο.  Η εταιρεία ΕΚΤΕΡ Α.Ε. υπέγραψε
σύμβαση εκτέλεσης έργου με την εταιρεία «AZOE RESORT ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Α.Ε.»
Αντικείμενο της Σύμβασης είναι η κατασκευή του έργου «ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΦΕΡΟΝΤΟΣ
ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΥ (ΣΚΥΡΟΔΕΜΑΤΑ) ΒΙΛΛΑΣ 23», η οποία αποτελεί τμήμα του
Ξενοδοχειακού  συγκροτήματος AMANZOE που βρίσκεται στην περιοχή του Άγιου
Παντελεήμονα στον Δήμο Ερμιονίδας, του Νομού Αργολίδας. Η συμβατική αμοιβή ορίσθηκε
στο κατ’ αποκοπή ποσό των 1.224.600,00 € (πλέον Φ.Π.Α. 24%), με προθεσμία
αποπεράτωσης του έργου έως την 26.04.2024. Μετά την υπογραφή της παραπάνω σύμβασης
το ανεκτέλεστο υπόλοιπο των Δημοσίων και Ιδιωτικών έργων που εκτελεί η ΕΚΤΕΡ Α.Ε
(αμιγώς ή μέσω συμμετοχής της σε κοινοπραξίες), ανέρχεται στο ποσό των 117,50 εκ. ευρώ
ΟΤΕ :  Δεν μπαίνει στο ανοδικό κύμα, περιμένοντας τις διοικητικές εξελίξεις
Με τις διοικητικές εξελίξεις (αλλαγή CEO) οι επενδυτές δεν παίρνουν θέσεις. Οι χθεσινές ήπιες
ρευστοποιήσεις είναι δείγμα επιφυλακτικότητας ενόψει της νέας διοίκησης που θα προκύψει. Η
μετοχή κινείται κάτω από τον Κινητό Μέσο Όρο 200 ημερών και θεωρείται ότι εάν επιστρέψει
σε ανοδικό κανάλι μπορεί να δώσει διψήφια κέρδη. Ίδομεν. Μέχρι στιγμής η μετοχή δεν
ανταποκρίνεται στην εσωτερική αξία της.
Ακολούθησε την Ημερησία στο Google News!
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Προσκλητήριο από τη Νέα Υόρκη για επενδύσεις στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σήμα ισχυρής δυναμικής, εξωστρέφειας και ευοίωνων προοπτικών για την ελληνική οικονομία
έστειλε ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, κατά τη
διάρκεια του 25ου Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ταυτόχρονα, ο επικεφαλής του οικονομικού επιτελείου απηύθυνε πρόσκληση σε
περισσότερους επιχειρηματίες από τις ΗΠΑ να έρθουν και να επενδύσουν στη χώρα.
Μιλώντας στην ετήσια συνάντηση κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις ο
Κωστής Χατζηδάκης ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο
ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
«Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Εχουμε μια μοναδική
ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από
την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε
αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτή την ιστορική αποστολή» επεσήμανε.
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρεσβευτής των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας Τζέφρι Πάιατ και ο δισεκατομμυριούχος μεγαλοεπενδυτής Τζον
Πόλσον. Ο έλληνας υπουργός είχε επίσης σειρά επαφών με αξιωματούχους επενδυτικών
τραπεζών και funds, ενώ συναντήθηκε και με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Μεταφορές και υποδομές
Από την πλευρά του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας ανέλυσε τις
προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και
της ανθεκτικότητας των υποδομών, ενώ αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του χαρτοφυλακίου του
στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην
οικονομική της μεγέθυνση.
Παράλληλα, ο Χρήστος Σταϊκούρας παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων
που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’ αυτόν
τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Σε ό,τι αφορά τους βασικούς στόχους της κυβέρνησης, ο ίδιος περιέγραψε – μεταξύ άλλων –
την υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την επικράτεια, την
εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίησή τους, τον έλεγχο και τη συντήρηση υφιστάμενων
έργων υποδομής, τη μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου και τέλος την  ανανέωση του
στόλου των αστικών λεωφορείων και την προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Ανοδική πορεία
Την επιστροφή της Ελλάδας στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με
μακροπρόθεσμη στόχευση εξήρε ο γενικός διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής Τράπεζας Βασίλειος Καραμούζης. Παράλληλα, ο ίδιος τόνισε ότι η όποια
επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι βιώσιμη.
Την ίδια ώρα, κατά την τοποθέτησή ο πρόεδρος της Eurobank Γιώργος Ζανιάς σημείωσε πως
«μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με τον μέσο όρο
της ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
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των Μνημονίων».
Ο επικεφαλής της Intrakat Αλέξανδρος Εξάρχου παρατήρησε ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει
η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί
προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Ο Εξάρχου εξήγησε ότι
η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης,
αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το
οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6 δισ. ευρώ.
Premium έκδοση «ΤΑ ΝΕΑ»
«Παρακαλούσε να βγάλουμε τη φωτοβολίδα» - Συγκλονιστική περιγραφή για τον τραυματισμό
του αστυνομικού «Βλέπαμε την ανάφλεξη της φωτοβολίδας, παρακαλούσε να την βγάλουμε
από πάνω του» λέει διμοιρίτης που ήταν παρών στο συμβάν - Πολεμικό το σκηνικό,
ακολούθησε και δεύτερο χτύπημα από εκρηκτική μολότοφ
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Προσκλητήριο από τη Νέα Υόρκη για επενδύσεις στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σήμα ισχυρής δυναμικής, εξωστρέφειας και ευοίωνων προοπτικών για την ελληνική οικονομία
έστειλε ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, κατά τη
διάρκεια του 25ου Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ταυτόχρονα, ο επικεφαλής του οικονομικού επιτελείου απηύθυνε πρόσκληση σε
περισσότερους επιχειρηματίες από τις ΗΠΑ να έρθουν και να επενδύσουν στη χώρα. Μιλώντας
στην ετήσια συνάντηση κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις ο Κωστής
Χατζηδάκης ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια. "Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής
λογικής. Εχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής
που φέρνει αποτελέσματα.
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Προσκλητήριο από τη Νέα Υόρκη για επενδύσεις στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σήμα ισχυρής δυναμικής, εξωστρέφειας και ευοίωνων προοπτικών για την ελληνική οικονομία
έστειλε ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, κατά τη
διάρκεια του 25ου Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ταυτόχρονα, ο επικεφαλής του οικονομικού επιτελείου απηύθυνε πρόσκληση σε
περισσότερους επιχειρηματίες από τις ΗΠΑ να έρθουν και να επενδύσουν στη χώρα.
Μιλώντας στην ετήσια συνάντηση κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις ο
Κωστής Χατζηδάκης ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο
ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
«Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Εχουμε μια μοναδική
ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από
την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε
αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτή την ιστορική αποστολή» επεσήμανε.
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρεσβευτής των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας Τζέφρι Πάιατ και ο δισεκατομμυριούχος μεγαλοεπενδυτής Τζον
Πόλσον. Ο έλληνας υπουργός είχε επίσης σειρά επαφών με αξιωματούχους επενδυτικών
τραπεζών και funds, ενώ συναντήθηκε και με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Από την πλευρά του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας ανέλυσε τις
προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και
της ανθεκτικότητας των υποδομών, ενώ αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του χαρτοφυλακίου του
στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην
οικονομική της μεγέθυνση.
Παράλληλα, ο Χρήστος Σταϊκούρας παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων
που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’ αυτόν
τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Σε ό,τι αφορά τους βασικούς στόχους της κυβέρνησης, ο ίδιος περιέγραψε – μεταξύ άλλων –
την υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την επικράτεια, την
εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίησή τους, τον έλεγχο και τη συντήρηση υφιστάμενων
έργων υποδομής, τη μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου και τέλος την  ανανέωση του
στόλου των αστικών λεωφορείων και την προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Την επιστροφή της Ελλάδας στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με
μακροπρόθεσμη στόχευση εξήρε ο γενικός διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής Τράπεζας Βασίλειος Καραμούζης. Παράλληλα, ο ίδιος τόνισε ότι η όποια
επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι βιώσιμη.
Την ίδια ώρα, κατά την τοποθέτησή ο πρόεδρος της Eurobank Γιώργος Ζανιάς σημείωσε πως
«μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με τον μέσο όρο
της ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των Μνημονίων».
Ο επικεφαλής της Intrakat Αλέξανδρος Εξάρχου παρατήρησε ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει

https://www.astratv.gr/prosklitirio-apo-ti-nea-yorki-gia-ependyseis-stin-ellada/


https://www.astratv.gr/

 Publication date: 14/12/2023 06:39

 Similar Stats ranking (Greece): 5476

 https://www.astratv.gr/prosklitirio-apo-ti-nea-yorki-gia-ependyseis-stin-ellada/

η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί
προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Ο Εξάρχου εξήγησε ότι
η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης,
αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το
οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6 δισ. ευρώ.
Premium έκδοση «ΤΑ ΝΕΑ»
Περισσότερα Εδω
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Προσκλητήριο από τη Νέα Υόρκη για επενδύσεις στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σήμα ισχυρής δυναμικής, εξωστρέφειας και ευοίωνων προοπτικών για την ελληνική οικονομία
έστειλε ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, κατά τη
διάρκεια του 25ου Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ταυτόχρονα, ο επικεφαλής του οικονομικού επιτελείου απηύθυνε πρόσκληση σε
περισσότερους επιχειρηματίες από τις ΗΠΑ να έρθουν και να επενδύσουν στη χώρα.
Μιλώντας στην ετήσια συνάντηση κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις ο
Κωστής Χατζηδάκης ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο
ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
«Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Εχουμε μια μοναδική
ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από
την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε
αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτή την ιστορική αποστολή» επεσήμανε.
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρεσβευτής των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας Τζέφρι Πάιατ και ο δισεκατομμυριούχος μεγαλοεπενδυτής Τζον
Πόλσον. Ο έλληνας υπουργός είχε επίσης σειρά επαφών με αξιωματούχους επενδυτικών
τραπεζών και funds, ενώ συναντήθηκε και με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Μεταφορές και υποδομές
Από την πλευρά του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας ανέλυσε τις
προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και
της ανθεκτικότητας των υποδομών, ενώ αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του χαρτοφυλακίου του
στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην
οικονομική της μεγέθυνση.
Παράλληλα, ο Χρήστος Σταϊκούρας παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων
που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’ αυτόν
τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Σε ό,τι αφορά τους βασικούς στόχους της κυβέρνησης, ο ίδιος περιέγραψε – μεταξύ άλλων –
την υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την επικράτεια, την
εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίησή τους, τον έλεγχο και τη συντήρηση υφιστάμενων
έργων υποδομής, τη μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου και τέλος την  ανανέωση του
στόλου των αστικών λεωφορείων και την προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Ανοδική πορεία
Την επιστροφή της Ελλάδας στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με
μακροπρόθεσμη στόχευση εξήρε ο γενικός διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής Τράπεζας Βασίλειος Καραμούζης. Παράλληλα, ο ίδιος τόνισε ότι η όποια
επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι βιώσιμη.
Την ίδια ώρα, κατά την τοποθέτησή ο πρόεδρος της Eurobank Γιώργος Ζανιάς σημείωσε πως
«μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με τον μέσο όρο
της ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
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των Μνημονίων».
Ο επικεφαλής της Intrakat Αλέξανδρος Εξάρχου παρατήρησε ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει
η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί
προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Ο Εξάρχου εξήγησε ότι
η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης,
αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το
οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6 δισ. ευρώ.
Premium έκδοση «ΤΑ ΝΕΑ»
Περισσότερα Εδω

https://www.radiovera.gr/2023/12/14/prosklitirio-apo-ti-nea-yorki-gia-ependyseis-stin-ellada/


http://www.ekathimerini.com/

 Publication date: 14/12/2023 05:49

 Similar Stats ranking (Greece): 2238

 link

AADE chief: Changing the image of tax authority
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Newsroom
Independent Authority for Public Revenue (AADE) Governor Giorgos Pitsilis spoke of progress
in transforming the tax authority’s organization and its services to the public at the 25th Capital
Link Investment Forum in New York earlier this week.
He focused on the digitization of services that led to more effective procedures, and the use of
technology to improve tax inspections.
He also spoke of the restructuring of the organizational model to centralize processing, reviews
and collection, and described the operation of two new centers focused on property taxes and
transfers on one hand, and on income tax, value-added tax and registries on the other.
Local tax offices are turning into public service points for those who do not have access to
digital means, he added. Procedures for citizens were also being simplified, the tax authority
head said, including how to submit annual tax returns, getting a new tax identification number
(AFM), and speaking with a tax officer online, a service expected to be introduced shortly.
In addition, Pitsilis said that an app for cellphones will be activated shortly, including payments
of outstanding tax.
“Our basic goal is to completely transform the image of the tax administration, to the benefit of
citizens and businesses,” the AADE head said.
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Μήνυμα στον Η. Ξηρουχάκη (ΤΧΣ) στέλνει ο Παύλος Μυλωνάς (Εθνική Τράπεζα) για το
νέο placement
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Έφη Καραγεώργου 14 Δεκεμβρίου 2023 00:00 Τελευταία ενημέρωση:12:01 πμ
Την πλήρη αποκρατικοποίηση της εδώ και τώρα επιθυμεί η Εθνική Τράπεζα και για
τον CEO της Παύλο Μυλωνά το βέλτιστο είναι να διατεθεί το υπόλοιπο ποσοστό (18%) που
βρίσκεται στα χέρια του Ταμείου Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας, ευθύς μόλις εκπνεύσει η
προθεσμία των έξι μηνών, από το placement του περασμένου Νοεμβρίου, δηλαδή μέχρι τον
Ιούνιο του 2024. Ωστόσο η τελική απόφαση ανήκει στην κυβέρνηση.
Μάλιστα χθες ο κ. Μυλωνάς, κατά τη διάρκεια συνάντησης με δημοσιογράφους, ρωτήθηκε
πότε θα ήθελε την πλήρη απεμπλοκή της Εθνικής από το δημόσιο, και η απάντηση του ήταν:
Αύριο…
Όπως είπε η επιτυχία του placement μιλάει από μόνη της και δείχνει τις προοπτικές της
Εθνικής.
Σ΄ αυτήν ακριβώς την εντυπωσιακή επιτυχία της διάθεσης του 22%, οφείλεται και η
«πανηγυρική ατμόσφαιρα» με τα φώτα να στρέφονται στην Εθνική Τράπεζα  στο πρόσφατο
συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Πρόθεση της διοίκησης είναι η διανομή μερίσματος –το 25% των κερδών της τρέχουσας
χρήσης- με τα καθαρά κέρδη να διαμορφώνονται στην περιοχή του 1 δις ευρώ.
Στη χθεσινή εκδήλωση, συμμετείχε  ο πρόεδρος της ΕΤΕ Γκίκας Χαρδούβελης και όλη η ομάδα
του Παύλου Μυλωνά, ο Βασίλης Καραμούζης, επικεφαλής της επενδυτικής και εταιρικής
τραπεζικής, η Χριστίνα Θεοφιλίδη, επικεφαλής της λιανικής, ο CFO  Χρίστος Χριστοδούλου, ο
Ερνέστος Παναγιώτου, επικεφαλής  Μετασχηματισμού και Επιχειρησιακής Στρατηγικής,   ο
Στράτος Μολυβιάτης CEO, η Εύη Χατζηιωάννου επικεφαλής του HR, η Χαρά Νταλέκου,
επικεφαλής του marketing.
Ο κ. Μυλωνάς είπε ακόμα πως:
-Η Εθνική θα καταθέσει σύντομα αίτημα για την ένταξη της τιτλοποίησης Frontier II, ύψους 1,5
δισ. ευρώ με στεγαστικά και μικρά επιχειρηματικά δάνεια, στον «Ηρακλή 3».
-Η τράπεζα  «τρέχει»  τον μετασχηματισμό της και στόχος της είναι τον επόμενο ενάμιση χρόνο
να είναι η πιο μοντέρνα τράπεζα στην Ευρώπη στο core banking. Μάλιστα στην κατεύθυνση
αυτή έχει πραγματοποιήσει ήδη επενδύσεις περί τα 450 εκατ ευρώ (την τελευταία τριετία).
Να σημειωθεί ότι σήμερα η τράπεζα πραγματοποίησε άλματα και έχει 2,8 εκατομμύρια
ενεργούς πελάτες στο e banking, και με την εφαρμογή στο κινητό να έχει 4,1 εκατ
downloads  στο 9μηνο φέτος.
-Η ΕΤΕ προχωρά στην ανανέωση του προσωπικού της και κάθε χρόνο προσλαμβάνει και
εκπαιδεύει 50 πτυχιούχους από τα ελληνικά πανεπιστήμια.
Στην ενεργοποίηση του προγράμματος εθελουσίας εξόδου, με τους ίδιους όρους και
προϋποθέσεις, που είχε ανακοινωθεί στα τέλη του 2022 προχώρησε φέτος τον Οκτώβριο η
Εθνική.
Με το πρόγραμμα αποχώρησαν 300 εργαζόμενοι κυρίως από το δίκτυο. Να σημειωθεί ότι
πέρυσι  το Νοέμβριο η ΕΤΕ έθεσε σε ισχύ πρόγραμμα εθελουσίας που ήταν στοχευμένο στις
ηλικιακές ομάδες άνω των 40 ετών και κυρίως στους άνω των 50 ετών. Η μέγιστη αποζημίωση
ήταν στις 150.000 ευρώ, ωστόσο για τους άνω των 55 ετών το ανώτατο ποσό αποζημίωσης
και bonus έφτανε και τις 200 χιλιάδες ευρώ. Την τριετία 2021- 2023 αποχώρησαν συνολικά
από την τράπεζα 1.300 εργαζόμενοι.
Στην πλήρη αναμόρφωση του δικτύου της –αριθμεί σήμερα περί τα 300 καταστήματα καθώς
έχουν κλείσει 18 από την αρχή του έτους- εστιάζει η Εθνική. Και ταυτόχρονα έχει δημιουργήσει
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πέντε μεγάλα επιχειρηματικά κέντρα –σε Αθήνα, Θεσσαλονίκη, Πάτρα, Κρήτη-  για την
εξυπηρέτηση της επιχειρηματικής πελατείας της
Η ΕΤΕ –χωρίς να απεμπολεί το φυσικό κατάστημα- συνεχίζει να επενδύει σε ψηφιακό επίπεδο
διατηρώντας μία ανθρωποκεντρική προσέγγιση.
Καθώς βασική αρχή και φιλοσοφία της Εθνικής είναι οι σχέσεις εμπιστοσύνης με τους πελάτες
της.
Διαβάστε επίσης
«Χρυσές δουλειές» 15 δισ. ευρώ και το 2024 για τους servicers 
Σχέδια από πέντε ξένες τράπεζες για «απόβαση» στην Ελλάδα
Τράπεζες: Γέμισαν τα ταμεία με κεφάλαια 3,4 δισ. ευρώ που άντλησαν από τις αγορές
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Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Περιεχόμενα Το στοίχημα του 5ου πυλώνα Οι επενδύσεις και το οικονομικό
περιβάλλον Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
'Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης...
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Στο 60% του ΑΕΠ τα δάνεια των τραπεζών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ωθηση για μεγαλύτερη ζήτηση για δάνεια αναμένεται να δώσουν οι πολύ καλές προοπτικές της
χώρας και η αναδιάρθρωση των προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων (servicers), σύμφωνα με τον πρόεδρο της Eurobank, Γιώργο
Ζανιά. Μιλώντας στο θεματικό πάνελ Greek Banking Sector - Growth & Development Outlook
του 25ου Annual Capital Link Invest in Greece Forum στη Νέα Υόρκη, ο πρόεδρος της
Εurobank ανέφερε ότι τα δάνεια των ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο
στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν από την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί
όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο
τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Σύμφωνα με τον Γ. Ζανιά, η χώρα διανύει ανοδική πορεία που την τοποθετεί σε καλύτερη
φάση σε σύγκριση με τον ευρωπαϊκό μέσο όρο, πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη
διάρκεια της...
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Αλ. Εξάρχου (Intrakat): Στο 1 με 1,5 δισ. το ανεκτέλεστο υπόλοιπο το 2024
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ, ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat Αλέξανδρος
Εξάρχου, μιλώντας στο 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη
από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών. Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα
επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας
αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο
συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6 δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον
διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου
ΑΠΕ.
«Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο,
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του
κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το
αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο», τόνισε.
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Στο 60% του ΑΕΠ τα δάνεια των τραπεζών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ωθηση για μεγαλύτερη ζήτηση για δάνεια αναμένεται να δώσουν οι πολύ καλές προοπτικές της
χώρας και η αναδιάρθρωση των προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων (servicers), σύμφωνα με τον πρόεδρο της Eurobank, Γιώργο
Ζανιά.
Μιλώντας στο θεματικό πάνελ Greek Banking Sector - Growth & Development Outlook του
25ου Annual Capital Link Invest in Greece Forum στη Νέα Υόρκη, ο πρόεδρος της Εurobank
ανέφερε ότι τα δάνεια των ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60%
περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν από την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη
βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της
λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Σύμφωνα με τον Γ. Ζανιά, η χώρα διανύει ανοδική πορεία που την τοποθετεί σε καλύτερη
φάση σε σύγκριση με τον ευρωπαϊκό μέσο όρο, πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη
διάρκεια της κρίσης, ενώ η επιστροφή στην επενδυτική βαθμίδα σηματοδοτεί και επίσημα το
τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως ειδική περίπτωση.
«Ετσι, για την τρέχουσα χρονιά και τις δύο επόμενες η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση Covid, όταν η οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%» ανέφερε τονίζοντας ότι όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε
καλά.
Η συνέχιση της ανοδικής πορείας της οικονομίας της χώρας απαιτεί, σύμφωνα με τον Βασίλη
Καραμούζη, γενικό διευθυντή εταιρικής και επενδυτικής τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας,
υλοποίηση σημαντικών έργων. Η Ελλάδα, όπως είπε μιλώντας στο Capitla Link της Νέας
Υόρκης, έχει επανενταχθεί στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με
μακροπρόθεσμη στόχευση και μέχρι το 2030 δρομολογούνται περίπου 190 έργα υποδομών σε
οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια, ύψους 28 δισ. ευρώ.
Στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για
δίκτυα οπτικών ινών και data centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται
περαιτέρω επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, ενώ στο επίκεντρο
του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία
της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακού κόμβου στην
ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά
ηλεκτρικής ενέργειας, φυσικού και υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων
πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Δεν παραγνωρίζεται βέβαια ότι η εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα
περιβάλλον υψηλών επιτοκίων, αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου
πληθωρισμού και λοιπών αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών
εντάσεων και υγειονομικών κρίσεων.
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«Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής» στο χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργάνωσαν για μια ακομα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange - «Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης».
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την Ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχων, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
εταιρειών στο NYSE:
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κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE: AMRC), κ. Ted Xenohristos,
Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE: CAVA) – κα. Semiramis
Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul Ferneyhough, Executive Vice
President & Chief Strategy and Commercial Officer of ELDORADO GOLD CORP.
(NYSE:EGO), κ. Ted Petrone, Vice Chairman of NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P.
(NYSE:NMM), και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director – Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο
Μπορνόζη, President - Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
ΑΠΟΝΟΜΗ ΒΡΑΒΕΙΟΥ: «CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD»
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”, ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ. John Tuttle, Vice Chairman - NYSE ; President -
NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
Η Ειδική Εκδήλωση, “GREEK AMERICAN ISSUER DAY” διοργανώνεται τα τελευταία 19
συναπτά έτη
Η ΤΑΥΤΟΤΗΤΑ ΤΗΣ CAPITAL LINK
Η Capital Link με έδρα τη Νέα Υόρκη δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των
Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας (Investor Relations & Financial Communications)
παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στον τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και
των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και
της ενέργειας, των MLP, των Closed_End Funds καθώς και των ETF. Επιπλέον η Capital Link
διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts τα οποία
επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία, στα
μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange. Με έδρα τη Νέα Υόρκη η Capital
Link έχει γραφεία στην Αθήνα και παρουσία στο Λονδίνο και το Όσλο.
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ΑΑΔΕ: Έρχεται εφαρμογή για ενημέρωση, πληρωμές και προσωποποιημένα μηνύματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης
αναφέρθηκε ο διοικητής της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιστσιλής και εξήγγειλε εφαρμογή, μέσω της
οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται και θα πληρώνουν τις οφειλές τους.
Μιλώντας στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, ο κ. Πιτσιλής τόνισε
τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και
επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποίηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Επίσης ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Capital Link: «Greek American Issuer Day» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Επί 19 συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση.
Στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργάνωσαν για μια ακομα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange - «Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης». 
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την Ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή. 
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχων, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της  Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή. 
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο  Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos,  Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
εταιρειών στο NYSE:     
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κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE: AMRC), κ. Ted Xenohristos,
Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE: CAVA) – κα. Semiramis
Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul   Ferneyhough, Executive Vice
President & Chief Strategy and Commercial Officer of  ELDORADO GOLD CORP.
(NYSE:EGO),  κ. Ted Petrone,  Vice Chairman of NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P.
(NYSE:NMM),  και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director – Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο
Μπορνόζη, President  - Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
Απονομή βραβείου: «CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD»
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”, ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ.  John Tuttle, Vice Chairman - NYSE ; President
- NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
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Τράπεζες: Αναμένουν αύξηση ζήτησης για δάνεια το 2024 – Μόλις στο 60% του ΑΕΠ οι
χορηγήσεις τώρα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συνθήκες που δημιουργούν το περιβάλλον για αύξηση των δανείων το 2024, βλέπουν
οι τράπεζες. Αν και το 2023 στο «φώτο φίνις» αναμένεται να δείξει θετική πιστωτική επέκταση,
εντούτοις πρόκειται για μια χρονιά που, υπό το βάρος της μεγάλης και απότομης ανόδου
των επιτοκίων, χαρακτηρίστηκε από πρόωρες αποπληρωμές παρά για ζήτηση νέων δανείων.
Αυτό, όπως εκτιμούν οι τράπεζες, πρόκειται να αλλάξει το 2024, με προσδοκίες για θετική
πιστωτική επέκταση.
Η αναμενόμενη αύξηση των χορηγήσεων το 2024 συνδέεται με τις επενδύσεις που θα
πραγματοποιηθούν στη χώρα και θα συμβαδίσει με τους υψηλούς ρυθμούς ανάπτυξης της
ελληνικής οικονομίας. Όπως είπε στο επενδυτικό συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη,
ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι
οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν
κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων, τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την
κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς
πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την
οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας». Τις συνθήκες αυτές είναι σε
θέση να αξιοποιήσει το εγχώριο τραπεζικό σύστημα, καθώς πλέον έχει βελτιώσει σημαντικά
την ποιότητα και την επάρκεια των κεφαλαίων του, την ρευστότητα και την κερδοφορία του –
μεγέθη τα οποία βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους.Όπως ανέφερε ο κ.
Ζανιάς, οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους servicers θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για
δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο
60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη
βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της
λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Η επενδυτική ροή κεφαλαίων προς την Ελλάδα, καθώς αυτή έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς
στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση, θα
απαιτήσει και την υλοποίηση σημαντικών έργων τα οποία θα χρηματοδοτήσουν οι τράπεζες. Ο
γενικός διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας, Βασίλης
Καραμούζης, ανέφερε ενδεικτικά στο συνέδριο της Capital Link ότι μέχρι το 2030
δρομολογούνται περίπου 190 έργα υποδομών σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια, ύψους
28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων
εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data centers, στον κλάδο των τουριστικών
υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά
καταλύματα, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία
προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας
ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για
αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού & υγροποιημένου αερίου, καθώς και
έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Η αύξηση στην «πίτα» των νέων χορηγήσεων, πάντως, δεν θα μονοπωληθεί από μεγάλα
επενδυτικά έργα. Το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας, οι οποίες απασχολούν και το 83,5%
του εργατικού δυναμικού της θα χρειαστούν χρηματοδότηση για να αναπτυχθούν. Κομβικό
ρόλο για τη χρηματοδότηση των μικρομεσαίων επιχειρήσεων θα διαδραματίσει η Ελληνική
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Αναπτυξιακή Τράπεζα (HDB), παρέχοντας εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και
προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που θα βοηθήσουν τις ΜμΕ να αναπτυχθούν. Όπως
ανέφερε ενδεικτικά, στο ίδιο συνέδριο, ο πρόεδρος και CEO της Ελληνικής Αναπτυξιακής
Τράπεζας, Γιώργος Ζαββός, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης
της HDB μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια. Ενώ
αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να επεκταθούν,
να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της Ελλάδας.
Παράλληλα, με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση
δυναμικών συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την
εμβέλειά της και ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα.
Σημειώνεται ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τη χρηματοδότηση
της HDB, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα το υπό διαχείριση
χαρτοφυλάκιο δανείων της τράπεζας να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ. Η στήριξη αυτή ευνόησε τη
δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας, συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά
7,7 δισ. ευρώ.
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Νέοι κανόνες για ακίνητα τύπου Airbnb
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Νομοθετική ρύθμιση που θα επιβάλλει ελάχιστες λειτουργικές προδιαγραφές και τεχνικές
ασφαλείας στα καταλύματα βραχυχρόνιας μίσθωσης επεξεργάζεται ήδη το υπουργείο
Τουρισμού. Οπως ανακοίνωσε χθες από το βήμα του ετήσιου συνεδρίου του Συνδέσμου
Ελληνικών Τουριστικών Επιχειρήσεων (ΣΕΤΕ) η υπουργός Τουρισμού, Ολγα Κεφαλογιάννη,
«στο υπουργείο εργαζόμαστε εντατικά για τη χάραξη μιας πολιτικής που θα απαντά στις
σύγχρονες και σύνθετες προκλήσεις μέσα από ένα πλέγμα δράσεων και πολιτικών για μία νέα
αρχή για τον ελληνικό τουρισμό».
Οπως είπε, «οι ρυθμίσεις φορολογικής φύσεως που εισήχθησαν πρόσφατα με τον νέο νόμο
θέτουν ένα πρώτο σημαντικό ρυθμιστικό πλαίσιο, το οποίο θα καθορίζει μεν τη φορολογική
αντιμετώπιση ακινήτων που χρησιμοποιούνται για βραχυχρόνιες μισθώσεις, αλλά θα εμποδίζει
και την εμφάνιση καταστάσεων αθέμιτου ανταγωνισμού στον κλάδο της φιλοξενίας».
Σύμφωνα με πληροφορίες, θα υπάρχει δέσμη ρυθμίσεων οι οποίες περιλαμβάνονται στις
βασικές προτάσεις του Ξενοδοχειακού Επιμελητηρίου Ελλάδος (ΞΕΕ) για τη βραχυχρόνια
μίσθωση, που έχουν να κάνουν με τηνπυρασφάλεια, την υγιεινή (μυοκτονίες, απεντομώσεις,
κ.λπ.), τα ελάχιστα τετραγωνικά μέτρα και τη μορφολογία των διατιθέμενων ακινήτων.
Οδηγίες για ακριβέστερη σήμανση για μέλι, χυμούς και μαρμελάδες έστειλε το
Ευρωκοινοβούλιο με στόχο, όπως αναφέρεται στη σχετική ανακοίνωση, να βοηθήσει τους
καταναλωτές να παίρνουν πιο ενημερωμένες και υγιεινές αποφάσεις σχετικά με
αγροδιατροφικά προϊόντα. Η πρόταση επικαιροποιεί τους κανόνες σχετικά με τα συστατικά, την
ονομασία, τη σήμανση και την παρουσίαση ορισμένων τροφίμων που συμπεριλαμβάνονται
συχνά στο πρωινό.
Ειδικότερα, ζητείται να γίνεται σαφής αναφορά της χώρας προέλευσης. Η χώρα συγκομιδής
του μελιού πρέπει να αναγράφεται στην ετικέτα, ενώ για τους χυμούς φρούτων, τις μαρμελάδες
και τον γλυκό πολτό κάστανου πρέπει επίσης να αναγράφεται στην εμπρόσθια ετικέτα η χώρα
καταγωγής των φρούτων που χρησιμοποιούνται.
Με παρέμβασή του στη Βουλή, κατά την επεξεργασία του νομοσχεδίου για την αναμόρφωση
της επαγγελματικής ασφάλισης, ο υπουργός Εργασίας Αδωνις Γεωργιάδης προέβη σε νέα
διαβεβαίωση αναφορικά με τον σάλο που έχει ξεσπάσει εσχάτως για επικείμενο «ξεχείλωμα»
των ορίων ηλικίας συνταξιοδότησης. «Το συγκεκριμένο ενδεχόμενο δεν αφορά τον παρόντα
χρόνο, δεν αφορά την παρούσα κυβέρνηση, νομίζω ούτε καν την επόμενη, είπε ο Αδωνις
Γεωργιάδης και πρόσθεσε ότι η μεθεπόμενη κυβέρνηση ίσως να κάνει για πρώτη φορά
υπολογισμό με βάση τις τρέχουσες ρυθμίσεις, «δηλαδή μετά το 2031».
Οπως εξήγησε, το προσδόκιμο ζωής έπεσε κατά το διάστημα της COVID-19, πρέπει να
επανέλθει εκεί που ήταν προ COVID-19 και μετά να ανέβει για να τεθεί τέτοιο ζήτημα.
Σε λειτουργία θα τεθεί πολύ σύντομα η εφαρμογή για τα κινητά τηλέφωνα, μέσω της οποίας οι
φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές τους και θα λαμβάνουν
προσωποποιημένα μηνύματα, όπως ανέφερε ο διοικητής της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιτσιλής στο 25ο
Capital Link Invest in Greece forum, στη Νέα Υόρκη.
Αναφερόμενος στις επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ, ανέδειξε τον
εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες σύγχρονες
υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως η κεντρικοποίηση της είσπραξης, η λειτουργία
δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων, κληρονομιών, δωρεών και
ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο, και η μετατροπή των ΔΟΥ σε
σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών που δεν διαθέτουν πρόσβαση σε ψηφιακά μέσα.
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Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης διοργάνωσε και φέτος την ‘’Ημέρα Ελλάδας –
Αμερικής’’ (Βίντεο)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Parapolitika Newsroom
Για μια ακόμη χρονιά το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης διοργάνωσε την ‘’Ημέρα Ελλάδας –
Αμερικής’’
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link διοργάνωσαν για μια
ακόμα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την ''GREEK AMERICAN ISSUER
DAY»\'' at the New York Stock Exchange – ‘’Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής στο Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης’’, στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating
Investments for Sustainable Growth”.
Διαβάστε επίσης: Σενάρια για αυξήσεις μισθών έως 6,5% το 2024 - Ο ορίζοντας των
ευρωεκλογών, τι εξετάζει η κυβέρνηση, πότε κλειδώνουν οι αποφάσεις
Σημειώνεται ότι, επί 19 συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση.
Η ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης συμβάλει στην αναβάθμιση και προβολή της
Ελλάδος σε επενδυτές απ’ όλο τον κόσμο
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την Ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχων, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
Ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
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Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
εταιρειών στο NYSE: κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE:
AMRC), κ. Ted Xenohristos, Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE:
CAVA) – κα. Semiramis Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul
Ferneyhough, Executive Vice President & Chief Strategy and Commercial Officer of
ELDORADO GOLD CORP. (NYSE:EGO), κ. Ted Petrone, Vice Chairman of NAVIOS
MARITIME PARTNERS L.P. (NYSE:NMM), και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director –
Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο Μπορνόζη, President - Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
TAGS:
Capital Link Invest in Greece Forum
Ελλάδα
Επενδυτές
Ελληνοαμερικανικές σχέσεις
Χρηματιστήριο
Νέα Υόρκη
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Ο Paulson εξετάζει πώληση 5% με 8% μαζί με το 27% του ΤΧΣ στην Πειραιώς - Η
Reggeborgh σχεδιάζει να μείνει στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πουλάει το 27% της Πειραιώς το ΤΧΣ πάνω από 4 ευρώ τον Μάρτιο 2024 και εξετάζει πώληση
5% με 8% και ο Paulson
Δύο πολύ ενδιαφέρουσες ειδήσεις προκύπτουν στον τραπεζικό κλάδο, με επίκεντρο το family
office του Paulson... και την ολλανδική Reggeborgh.
Ειδικότερα, σύμφωνα με όσα δήλωσε στο συνέδριο Capital Link, o Αμερικανός επενδυτής
John Paulson βλέπει μεγάλη άνοδο στις ελληνικές τράπεζες και θα εξετάσει πώληση 5% με 8%
στην κατάλληλη συγκυρία, ήτοι όταν υπάρξει ικανοποιητική αύξηση των αποτιμήσεων.
Σε κάθε περίπτωση, ο Paulson στηρίζει με θέρμη τον ελληνικό τραπεζικό τομέα και ο ορίζοντάς
του είναι μακροπρόθεσμος.
Όπως λοιπόν άφησε να εννοηθεί, οι όποιες κινήσεις του δεν θα συνδέονται σε καμία
περίπτωση με το επικείμενο placement στην Τράπεζα Πειραιώς, αλλά θα πραγματοποιηθούν
σε βάθος χρόνου.
Σημειώνεται πως το οικογενειακό γραφείο του Paulson κατέχει το 18,62% της Πειραιώς και το
18,62% του mezzanine ομολόγου.
Η Reggeborgh σχεδιάζει να μείνει στην Ελλάδα
Από την άλλη, η Reggeborgh που κατέχει τον Ελλάκτωρ και το 8% της Alpha bank, έχει
αποφασίσει να μείνει στην Ελλάδα και να συνεχίσει τις επενδύσεις…
Μάλιστα η διοίκηση της, όταν συναντήθηκε πρόσφατα με κορυφαίο έλληνα επιχειρηματία,
τόνισε ότι έχει αποφασίσει να μείνει για καιρό στην Ελλάδα…
Η διοίκηση της Reggeborgh είχε συνάντηση με ένα κορυφαίο έλληνας επιχειρηματία και εκεί
δηλώθηκε το εξής, το ολλανδικό οικογενειακό fund Reggeborgh θα κρατήσει τον Ελλάκτωρ
αφού στόχος είναι 1 δισεκ. χρηματιστηριακή αξία και επίσης θα κυνηγήσει βέλτιστες αποδόσεις
με το 8% που κατέχει στην Alpha bank.
Οπότε ο Holterman της Reggeborgh έχει αποφασίσει να μείνει στην Ελλάδα και να συνεχίσει
τις επενδύσεις αυτό είναι το μήνυμα που στέλνει…
Το Ταμείο Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας θα πουλήσει το 27% της Πειραιώς
Την ίδια στιγμή, το Ταμείο Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας θα πουλήσει το 27% της
Πειραιώς και, όπως έχουμε αναλύσει διεξοδικά, θα ακολουθηθεί το μοντέλο Εθνικής δηλαδή σε
διασπορά και σε μικρομετόχους.
Η Πειραιώς έχει να παρουσιάσει ένα αφήγημα επιστροφής σε κέρδη και εξυγίανσης, οπότε ο
στόχος των 4 ευρώ είναι ρεαλιστικός…
Να σημειωθεί ότι το 27% της Πειραιώς θα δώσει σε απόλυτα μεγέθη τα περισσότερα κεφάλαια
στο ΤΧΣ αν και οι συνολικές επενδύσεις φθάνουν τα 18,8 δισεκ. οπότε η ζημιά θα είναι άνω
των 17 δισεκ. ευρώ.
Από τις διερευνητικές επαφές πάντως προκύπτει ότι το 27% θα πωληθεί πολύ εύκολα άπαξ
και υπάρχει ενδιαφέρον για τις ελληνικές τράπεζες και ειδικά για την Πειραιώς.
Και ενώ ο σχεδιασμός είναι το 27% να πωληθεί τον Μάρτιο 2024, ο Paulson που κατέχει το
18,62% ενώ γενικά δεν θέλει να φύγει από την Ελλάδα εξετάζει να πουλήσει ένα ποσοστό της
τάξης του 5% με 8% δηλαδή να διατεθεί συνολικά έως το 35% της τράπεζας Πειραιώς…
Αποφάσεις δεν έχουν ληφθεί αλλά το σενάριο εξετάζεται με βάση καλά ενημερωμένη πηγή…
www.bankingnews.gr
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Γιώργος Ζανιάς: Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία διανύει μια
ανοδική πορεία!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο πρόεδρος της Eurobank, κ. Γιώργος Ζανιάς, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο θεματικό
πάνελ Greek Banking Sector – Growth & Development outlook του 25ου Annual Capital Link
Invest in Greece Forum επεσήμανε τα ακόλουθα:
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
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ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.»
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Οικονομία: Προσδοκίες για επενδύσεις και ώθηση με ψηφιακό «καύσιμο»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε στοίχημα για τη χώρα αναδεικνύεται η οικοδόμηση ενός μοντέλου ανάπτυξης
της οικονομίας με ένταξη νέων τεχνολογιών σε όλους τους τομείς συμπεριλαμβανομένων
παραδοσιακών κλάδων της βιομηχανίας αξιοποιώντας ως επιταχυντές την ανάκτηση της
επενδυτικής βαθμίδας και τους θετικούς ρυθμούς ανάπτυξης, κόντρα στις ευρωπαϊκές
αβεβαιότητες.
Στα παραπάνω συγκλίνουν οι διαπιστώσεις και τα μηνύματα οικονομολόγων, ακαδημαϊκών και
πολιτικών φορέων, με επίκαιρο το μήνυμα του πρωθυπουργού, Κυριάκου Μητσοτάκη, που
κάλεσε για άλλη μια φορά τους επενδυτές, μέσω του φόρουμ της Capital Link στη Νέα Υόρκη,
να ενισχύσουν τις θέσεις τους στην Ελλάδα εγγυόμενος ότι η χώρα θα παραμείνει σε τροχιά 
σταθερότητας, συνέπειας και μεταρρυθμίσεων.
Όπως υπενθύμισε ο αναπληρωτής υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Νίκος
Παπαθανάσης, οι επενδύσεις θα αυξηθούν σε ποσοστό ρεκόρ 15,1% το 2024 από 7,1% το
2023, ενώ το ΑΕΠ, που προβλέπεται αυξημένο κατά 2,4% φέτος, για το 2024 προοιωνίζεται
ανάπτυξη 2,9%, ποσοστό διπλάσιο από το αντίστοιχο στην Ευρωζώνη. Στο ίδιο μοτίβο
κινήθηκαν στο φόρουμ και οι αναφορές των επιχειρηματιών, με τον πρόεδρο της Eurobank,
Γιώργο Ζανιά να τονίζει την καλή θέση της χώρας συγκριτκά με την υπόλοιπη Ευρώπη και τον
Βασίλη Καραμούζη, Γενικό Διευθυντή Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής
Τράπεζας να αναφέρεται στο νέο επενδυτικό περιβάλλον θέτοντας την παράμετρο της
υλοποίησης σημαντικών έργων. Αναφέρθηκε ειδικότερα στα 190 έργα υποδομών σε οδικά
δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, που δρομολογούνται μέχρι το 2030,
καθώς και στις ψηφιακές επενδύσεις που είναι σε εξέλιξη με έργα για δίκτυα οπτικών ινών και
data centers.
Διαπιστώνεται ότι η ευκαιρία έγκειται τόσο στην προσέλκυση μακροπρόθεσμων επενδύσεων
όσο και στον μετασχηματισμό κλάδων της οικονομίας και της εργασίας, στο πλαίσιο της
ψηφιακής μετάβασης, με αξιοποίηση νέων τεχνολογιών, ώστε να συναντώνται προσφορά και
ζήτηση.
Στο πλαίσιο αυτό κρίνεται καταλυτικός ο μετασχηματισμός της εκπαίδευσης με τρόπο ώστε να
αναδειχθεί η σημασία των επαγγελμάτων που σχετίζονται με τις νέες τεχνολογίες, την έρευνα
και την καινοτομία, με την ίδρυση περισσότερων σχολών και τμημάτων πληροφορικής και νέων
τεχνολογιών σε όλα τα πανεπιστήμια και τα πολυτεχνεία. Αυτό προτείνει μεταξύ άλλων έκθεση
που συντάχθηκε υπό την επιμέλεια του καθηγητή Μιχάλη Ψαλιδόπουλου, Επικεφαλής
Συμβούλου του Institute for Hellenic Growth and Prosperity του Αμερικανικού Κολλεγίου
Ελλάδος (ACG 150).
Συμπεραίνεται ότι το νέο μοντέλο ανάπτυξης για την Ελλάδα απαιτεί μετασχηματισμό της
οικονομίας προς μία πλήρη εμπλοκή με την ψηφιακή επανάσταση, εισάγοντας τεχνητή
νοημοσύνη και πληροφορική σε παραδοσιακούς βιομηχανικούς τομείς ώστε να έρθει
οικονομική αποδοτικότητα, κοινωνική συνοχή και δικαιοσύνη μέσα από την κινητοποίηση
πόρων του ιδιωτικού τομέα που επιχειρείται στο πλαίσιο του εθνικού σχεδίου ανάκαμψης
“Ελλάδα 2.0”.
Από την McKinsey και την Επιτροπή Πισσαρίδη στο Ελλάδα 2.0
Η μελέτη του IHGP επανεξετάζει τις εκθέσεις της McKinsey για το οικονομικό μοντέλο καθώς
και την έκθεση της Επιτροπής Πισσαρίδη του 2020, παράλληλα με το Εθνικό Σχέδιο
Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας της Ελληνικής Κυβέρνησης Ελλάδα 2.0 (2021) και παρουσιάζει
και δικές του συστάσεις για τη βελτίωση της οικονομίας και του εκπαιδευτικού συστήματος.
Υπενθυμίζεται ότι το 2012, η Έκθεση της McKinsey πρότεινε ένα νέο μοντέλο ανάπτυξης για
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την οικονομική παραγωγικότητα, την εξωστρέφεια, την τόνωση των επενδύσεων, καθώς και
την ανάπτυξη της απασχόλησης για τα επόμενα δέκα έτη. Ωστόσο, τα μέτρα δημοσιονομικής
λιτότητας έκαναν αδύνατη την επίτευξη αυτών των στόχων, με αποτέλεσμα να έρθει η
επικαιροποιημένη έκθεση του 2017, με νέες προβλέψεις.
Το 2020, η έκθεση της Επιτροπής Πισσαρίδη υποστήριξε τη μείωση της κρατικής παρέμβασης
στην οικονομία προτείνοντας μεταρρυθμίσεις, κοινωνική συνοχή, βελτίωση των υποδομών και
λήψη μέτρων με στόχο την ενίσχυση συγκεκριμένων τομέων οικονομικής δραστηριότητας. Από
το 2021, το σχέδιο “Ελλάδα 2.0” φιλοδοξεί να αλλάξει το ελληνικό μοντέλο ανάπτυξης και τους
θεσμούς μέσω μεταρρυθμίσεων και επενδύσεων με ιδιαίτερη έμφαση στην πράσινη και την
ψηφιακή μετάβαση. Κι εδώ η ακαδημαϊκή κοινότητα έρχεται με δικές της προτάσεις, όπως το
Αμερικανικό Κολλέγιο που ανασχεδίασε τα προγράμματα σπουδών του απαντώντας στις νέες
ανάγκες της αγοράς.
fortunegreece.gr
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ΑΑΔΕ – Γ. Πιτσιλής: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.  
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου. Ειδικότερα επεσήμανε:
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε  λειτουργία εφαρμογή  για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
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Ημέρα «Ελλάδος-Αμερικής» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης – Δείτε Βίντεο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στo πλαίσιο του
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”
το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης
σε συνεργασία με την
Capital Link
διοργάνωσαν για μια ακομα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange – «Ημέρα Ελλάδος – Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης».
Επί 19 συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση.
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την Ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχων, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
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πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
εταιρειών στο NYSE: κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE:
AMRC), κ. Ted Xenohristos, Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE:
CAVA) – κα. Semiramis Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul
Ferneyhough, Executive Vice President & Chief Strategy and Commercial Officer of
ELDORADO GOLD CORP. (NYSE:EGO), κ. Ted Petrone, Vice Chairman of NAVIOS
MARITIME PARTNERS L.P. (NYSE:NMM), και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director –
Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο Μπορνόζη, President – Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
Ειδήσεις σήμερα:«Έκανα μ… πρέπει να χτύπησα αστυνομικό» είπε ο 18χρονος στον αδελφό
του αφού έριξε τη φωτοβολίδα στου ΡέντηTaste Atlas: Διέπρεψε η ελληνική κουζίνα – Δεύτερη
θέση σε όλο τον κόσμο37 βέτο στην ευρωπαϊκή πορεία της Αλβανίας η απάντηση της Αθήνας
στην αδιαλλαξία Ράμα για την υπόθεση Μπελέρη
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Capital Link: «Ημέρα Ελλάδας» στη Wall Street – Ο Δρ Νίκος Τσάκος χτύπησε το
καμπανάκι λήξης (pics+vid)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχών, του
Δ/νοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και άλλων
εταιρειών εισηγμένων στο NYSE
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Capital Link: «Ημέρα Ελλάδας» στη Wall Street – Ο Δρ Νίκος Τσάκος χτύπησε το
καμπανάκι λήξης (pics+vid)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ειδική εκδήλωση προς τιμήν της Ελλάδας διοργάνωσαν για 19η συνεχόμενη χρονιά, το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link, αυτή η φορά στo πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum «Accelerating Investments for
Sustainable Growth».
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα.
Στη φετινή «GREEK AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange («Ημέρα
Ελλάδος – Αμερικής στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης»), το καμπανάκι λήξης των εργασιών
της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, χτύπησαν ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Ιδρυτής, Πρόεδρος και CEO
της TEN Ltd. και CEO του Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννος Κοντόπουλος πλαισιωμένοι
από τον αντιπρόεδρο του NYSE & πρόεδρο του Ινστιτούτου NYSE του Intercontinental
Exchange Inc, κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς, κυρία Βασιλική Λαζαράκου,
τον Πρόεδρο Ευρώπης & Μέλος της Διοικούσας Επιτροπής της BC Partners, κ. Νίκο
Σταθόπουλο, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων εταιρειών στο NYSE:
κ. Παναγιώτη Πέτρο Κόντη, αντιπρόεδρο της Ameresco Inc., κ. Τεντ Ξενοχρήστο, Συνιδρυτή
και Chief Concept Officer της CAVA Group, Inc., κα. Σεμίραμις Παληού, Διευθύνουσα
Σύμβουλο της DIANA SHIPPING INC. , κ. Paul Ferneyhough, εκτελεστικό αντιπρόεδρο,
επικεφαλής στρατηγικής και εμπορικό διευθυντή της ELDORADO GOLD CORP., κ. Ted
Petrone, αντιπρόεδρο της NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P., κα. Όλγα Μπορνόζη,
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, και κ. Νικόλαο Μπορνόζη, Πρόεδρο της Capital Link.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχών, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, στο 25ο Ετήσιο
Φόρουμ Ιnvest in Greece της Capital Link.
Διαβάστε περισσότερα: --.gr
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ΑΑΔΕ: Έρχεται εφαρμογή για ενημέρωση, πληρωμές και προσωποποιημένα μηνύματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης
αναφέρθηκε ο διοικητής της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιστσιλής και εξήγγειλε εφαρμογή, μέσω της
οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται και θα πληρώνουν τις οφειλές τους.
Μιλώντας στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, ο κ. Πιτσιλής τόνισε
τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και
επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποίηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Επίσης ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
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Πρόσκληση Κ. Χατζηδάκη από Ν. Υόρκη σε αμερικανούς επενδυτές να επιλέξουν την
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του την Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Πηγή: ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Capital Link: Ολοκληρώθηκε με επιτυχία το 25ο Συνέδριο στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum «Accelerating Investments
for Sustainable Growth» το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργάνωσαν για μια ακομα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange – «Ημέρα Ελλάδος – Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης». 
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση.
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή. 
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχών, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum «Accelerating Investments for Sustainable
Growth». To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της  Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή. 
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο  Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
εταιρειών στο NYSE: κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE:
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AMRC), κ. Ted Xenohristos, Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE:
CAVA) – κα. Semiramis Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul  
Ferneyhough, Executive Vice President & Chief Strategy and Commercial Officer of
 ELDORADO GOLD CORP. (NYSE:EGO),  κ. Ted Petrone,  Vice Chairman of NAVIOS
MARITIME PARTNERS L.P. (NYSE:NMM), και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director –
Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο Μπορνόζη, President  – Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς  αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
ΑΠΟΝΟΜΗ ΒΡΑΒΕΙΟΥ: «CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD»
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum «Accelerating Investments for
Sustainable Growth», ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE
CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ. John Tuttle, Vice Chairman –
NYSE, President – NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην
Ελλάδα, τους Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
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Γ. Ζαββός: Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα ξεκλειδώνει τις τεράστιες δυνατότητες
των ΜμΕ στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας»,
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα.
Πρόκειται για ένα φόρουμ υψηλού επιπέδου, όπου συμμετέχουν κορυφαίοι εκπρόσωποι της
ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης καθώς και της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας,
επενδυτές, Πρόεδροι και Διευθύνοντες Σύμβουλοι αλλά και υψηλόβαθμα στελέχη των 4
ελληνικών συστημικών τραπεζών, της Attica Bank, καθώς και μεγάλων διεθνών τραπεζών,
όπως Barclays, Goldman Sachs International, Morgan Stanley, BNP Paribas, Nomura, AXIA
Ventures Group Ltd.
Το οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνησης έδωσε το παρών σε ανώτατο επίπεδο με τη
συμμετοχή του Υπουργού Εθνικής Οικονομίας, Κωστή Χατζηδάκη και του Αναπληρωτή
Υπουργού, Νίκου Παπαθανάση.
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα.
Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ
της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης.
Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με την
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής.
«Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019»,
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής.
«Είμαι πολύ περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός
Οικονομικών, αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ
και να εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια.
Τα αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας».
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας.
«Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες, ωθώντας τις
τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια κακουχιών.
Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο για
τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την
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απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού.
Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που
τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και
της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των
Ελλήνων».
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους.
«Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης».
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.
«Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων.
Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη, παρέχοντας
εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που βοηθούν τις
ΜμΕ να αναπτυχθούν.
Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB
μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια.
Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να επεκταθούν,
να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της Ελλάδας»
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας:
«Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση δυναμικών
συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την εμβέλειά της και
ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα».
Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό.
«Έτσι, μέσω της διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις
φιλόδοξες αναπτυξιακές πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για
τη μετάβαση της Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία.»
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ.
Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας,
συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
«Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
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ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον.
Μέσα από τη σαφή στρατηγική και τις τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο
απαραίτητος εταίρος του νέου ελληνικού χρηματοοικονομικού τοπίου, μετά την κρίση.
Η συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB, θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη
διαμόρφωση του ευημερούντος μέλλοντος της Ελλάδας»
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γ.
Ζαββός ολοκληρώνοντας την παρέμβασή του.
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Capital Link: «Ημέρα Ελλάδας» στη Wall Street – Ο Δρ Νίκος Τσάκος χτύπησε το
καμπανάκι λήξης (pics+vid)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχών, του
Δ/νοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και άλλων
εταιρειών εισηγμένων στο NYSE
Ειδική εκδήλωση προς τιμήν της Ελλάδας διοργάνωσαν για 19η συνεχόμενη χρονιά, το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link, αυτή η φορά στo πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum «Accelerating Investments for
Sustainable Growth».
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα.
Στη φετινή «GREEK AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange («Ημέρα
Ελλάδος – Αμερικής στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης»), το καμπανάκι λήξης των εργασιών
της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, χτύπησαν ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Ιδρυτής, Πρόεδρος και CEO
της TEN Ltd. και  CEO του Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννος Κοντόπουλος πλαισιωμένοι
από τον  αντιπρόεδρο του NYSE & πρόεδρο του Ινστιτούτου NYSE του Intercontinental
Exchange Inc, κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς, κυρία Βασιλική Λαζαράκου,
τον Πρόεδρο Ευρώπης & Μέλος της Διοικούσας Επιτροπής της BC Partners,  κ. Νίκο
Σταθόπουλο, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων εταιρειών στο NYSE:
κ. Παναγιώτη Πέτρο Κόντη, αντιπρόεδρο της Ameresco Inc., κ. Τεντ Ξενοχρήστο, Συνιδρυτή
και Chief Concept Officer της CAVA Group, Inc., κα. Σεμίραμις Παληού, Διευθύνουσα
Σύμβουλο της DIANA SHIPPING INC. , κ. Paul Ferneyhough, εκτελεστικό αντιπρόεδρο,
επικεφαλής στρατηγικής και εμπορικό διευθυντή της ELDORADO GOLD CORP., κ. Ted
Petrone, αντιπρόεδρο της NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P., κα. Όλγα Μπορνόζη,
Διευθύνουσα Σύμβουλο της Capital Link, και κ.  Νικόλαο Μπορνόζη, Πρόεδρο της Capital Link.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχών, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, στο 25ο Ετήσιο
Φόρουμ Ιnvest in Greece της Capital Link.
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει τη σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις ελληνικές επιχειρήσεις, την ελληνική Ναυτιλία και την
0μογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιρειών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Σε ειδική δεξίωση που παρατέθηκε προς τιμήν της Ημέρας της Ελλάδας στο NYSE, ο κ. John
Tuttle καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο NYSE εταιρείες και
αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, της
Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος, ενώ τόνισε ότι η δέσμευση του NYSE με την
ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της Ελλάδας και στις
εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
Στις σύντομες ομιλίες τους, ο Δρ. Νίκος Τσάκος και ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, ευχαρίστησαν
το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, αλλά και τους επικεφαλής της Capital Link για όλη τη
διοργάνωση και ευχήθηκαν και στα επόμενα 25 χρόνια του συνεδρίου που έχει αναχθεί σε
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θεσμό για την ελληνική οικονομία και το επιχειρείν.
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ.
JohnTuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που απηύθυναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος ως επενδυτικού και
επιχειρηματικού προορισμού, στη διεθνοποίηση του ελληνικού επιχειρείν και στην
πατροπαράδοτη στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής. Παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
Διαβάστε ακόμη
Σε δύο «ταχύτητες» η αγορά των servicers – Ποιοι απειλούνται με «λουκέτα» και ποιοι
διεκδικούν παλαιά και νέα projects
Τι ισχύει για την εργασία και τα ρεπό κατά τις τρεις τελευταίες Κυριακές του 2023
Ερευνα: Το προφίλ του «σκοτεινού» στόλου των δεξαμενόπλοιων – Ξεπερνούν τα 1.600
(γραφήματα)
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Ημέρα «Ελλάδος-Αμερικής» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης - Δείτε Βίντεο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης
Capital Link
Στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργάνωσαν για μια ακομα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange - «Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης».
Επί 19 συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση.
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την Ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή.
Κλείσιμο
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχων, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
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κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
εταιρειών στο NYSE: κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE:
AMRC), κ. Ted Xenohristos, Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE:
CAVA) – κα. Semiramis Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul
Ferneyhough, Executive Vice President & Chief Strategy and Commercial Officer of
ELDORADO GOLD CORP. (NYSE:EGO), κ. Ted Petrone, Vice Chairman of NAVIOS
MARITIME PARTNERS L.P. (NYSE:NMM), και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director –
Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο Μπορνόζη, President - Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
Ειδήσεις σήμερα:
«Έκανα μ... πρέπει να χτύπησα αστυνομικό» είπε ο 18χρονος στον αδελφό του αφού έριξε τη
φωτοβολίδα στου Ρέντη
Taste Atlas: Διέπρεψε η ελληνική κουζίνα - Δεύτερη θέση σε όλο τον κόσμο
37 βέτο στην ευρωπαϊκή πορεία της Αλβανίας η απάντηση της Αθήνας στην αδιαλλαξία Ράμα
για την υπόθεση Μπελέρη
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Τράπεζες: Αναμένουν αύξηση της ζήτησης για δάνεια το 2024 – Μόλις στο 60% του ΑΕΠ
τώρα οι χορηγήσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η αναμενόμενη αύξηση των χορηγήσεων το 2024 συνδέεται με τις επενδύσεις που θα
πραγματοποιηθούν στη χώρα και θα συμβαδίσει με τους υψηλούς ρυθμούς ανάπτυξης της
ελληνικής οικονομίας. Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή
αναδιάρθρωση των προβληματικών δανείων από τους servicers θα δώσουν μεγαλύτερη
ώθηση στη ζήτηση για δάνεια
Συνθήκες που δημιουργούν το περιβάλλον για αύξηση των δανείων το 2024, βλέπουν οι
τράπεζες. Αν και το 2023 στο «φώτο φίνις» αναμένεται να δείξει θετική πιστωτική επέκταση,
εντούτοις πρόκειται για μια χρονιά που, υπό το βάρος της μεγάλης και απότομης ανόδου των
επιτοκίων, χαρακτηρίστηκε από πρόωρες αποπληρωμές παρά για ζήτηση νέων δανείων. Αυτό,
όπως εκτιμούν οι τράπεζες, πρόκειται να αλλάξει το 2024, με προσδοκίες για θετική πιστωτική
επέκταση.
Η αναμενόμενη αύξηση των χορηγήσεων το 2024 συνδέεται με τις επενδύσεις που θα
πραγματοποιηθούν στη χώρα και θα συμβαδίσει με τους υψηλούς ρυθμούς ανάπτυξης της
ελληνικής οικονομίας. Όπως είπε στο επενδυτικό συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη, ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι
οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν
κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων, τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την
κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς
πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας». Τις συνθήκες αυτές είναι σε θέση να
αξιοποιήσει το εγχώριο τραπεζικό σύστημα, καθώς πλέον έχει βελτιώσει σημαντικά την
ποιότητα και την επάρκεια των κεφαλαίων του, την ρευστότητα και την κερδοφορία του –
μεγέθη τα οποία βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους.
ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΕΠΙΣΗΣ: Τράπεζες: Πιστωτική επέκταση και μείωση κόκκινων δανείων στο 3% οι
στόχοι των νέων business plans
Όπως ανέφερε ο κ. Ζανιάς, οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή
αναδιάρθρωση των προβληματικών δανείων από τους servicers θα δώσουν μεγαλύτερη
ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή
αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο
ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια παρόμοια χώρα όπως η
Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη ξεκινήσει να κινείται με
γρήγορους ρυθμούς.
Η επενδυτική ροή κεφαλαίων προς την Ελλάδα, καθώς αυτή έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς
στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση, θα
απαιτήσει και την υλοποίηση σημαντικών έργων τα οποία θα χρηματοδοτήσουν οι τράπεζες. Ο
γενικός διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας, Βασίλης
Καραμούζης, ανέφερε ενδεικτικά στο συνέδριο της Capital Link ότι μέχρι το 2030
δρομολογούνται περίπου 190 έργα υποδομών σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια, ύψους
28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων
εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data centers, στον κλάδο των τουριστικών
υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά
καταλύματα, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία
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προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας
ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για
αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού & υγροποιημένου αερίου, καθώς και
έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Η αύξηση στην «πίτα» των νέων χορηγήσεων, πάντως, δεν θα μονοπωληθεί από μεγάλα
επενδυτικά έργα. Το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας, οι οποίες απασχολούν και το 83,5%
του εργατικού δυναμικού της θα χρειαστούν χρηματοδότηση για να αναπτυχθούν. Κομβικό
ρόλο για τη χρηματοδότηση των μικρομεσαίων επιχειρήσεων θα διαδραματίσει η Ελληνική
Αναπτυξιακή Τράπεζα (HDB), παρέχοντας εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και
προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που θα βοηθήσουν τις ΜμΕ να αναπτυχθούν. Όπως
ανέφερε ενδεικτικά, στο ίδιο συνέδριο, ο πρόεδρος και CEO της Ελληνικής Αναπτυξιακής
Τράπεζας, Γιώργος Ζαββός, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης
της HDB μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια. Ενώ
αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να επεκταθούν,
να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της Ελλάδας.
Παράλληλα, με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση
δυναμικών συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την
εμβέλειά της και ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα.
Σημειώνεται ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τη χρηματοδότηση
της HDB, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα το υπό διαχείριση
χαρτοφυλάκιο δανείων της τράπεζας να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ. Η στήριξη αυτή ευνόησε τη
δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας, συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά
7,7 δισ. ευρώ.
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Capital Link - Χατζηδάκης: έχουμε ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Capital Link - Χατζηδάκης: έχουμε ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα
Ο Κωστής Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών
και επενδυτικών funds.
Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδακης μίλησε τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece
forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο Κωστής Χατζηδάκης, μίλησε μεταξύ άλλων για το μείγμα δημοσιονομικής και πολιτικής
σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα, ένα μείγμα που όπως τόνισε,
είναι όχι μόνο αποτελεσματικό αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές. 
Από τo Γραφείo Τύπου τoy Υπουργείoy Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών εκδόθηκε η
ακόλουθη ανακοίνωση:
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Ειδήσεις σήμερα:
Μάριος - Μιχαήλ Τουρούτσικας: Προτομή του πιλότου που “έπεσε στο καθήκον” (εικόνες)
Ξεκίνησε το εορταστικό ωράριο - Ποιες Κυριακές θα είναι ανοιχτά τα καταστήματα
Κώστας Νεστορίδης: πότε θα γίνει η κηδεία του θρύλου της ΑΕΚ
ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΗ12345...8910ΕΠΟΜΕΝΗ
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Hatzidakis: Opportunities in Greece for US investors
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
National Economy and Finance Minister Kostis Hatzidakis urged more investors from the
United States to invest in Greece, in his speech on Monday at the 25th Invest in Greece forum
organized by Capital Link in New York.
The minister outlined the positive prospects of the Greek economy, noting the spectacular
increase in exports and direct foreign investments. He also pointed to the higher growth in
comparison with the rest of the eurozone, at a rate that is expected to continue in the coming
years.
“We have a unique opportunity in Greece today,” Hatzidakis said. “On the one hand, we have
the right blend of economic policy that brings results and, on the other, we have political
stability and a clear mandate to change the country. We are determined to succeed in this
historic mission,” he added.
Among those present during the minister’s speech at the forum were the former US
ambassador to Greece and current Assistant Secretary of State for Energy Resources
Geoffrey Pyatt and the billionaire and major investor John Paulson.
Hatzidakis also held a series of meetings with senior executives from investment banks and
investment funds.
The minister discussed the prospects of the Greek economy and energy issues with Pyatt. He
further met with representatives of the firms Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset
Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners,
Consilience Capital, Αmbrosia Capital and Barclays.
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Γ. Πιτσιλής στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς
όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Του Δημήτρη Καραγιάννη
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου. Ειδικότερα επεσήμανε:
 την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
 τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
 την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και
της είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η
απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
 η κεντρικοποίηση της είσπραξης
 η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
 η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν
πρόσβαση σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
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Transport connectivity plans outlined at conference
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
The government’s priorities in boosting connectivity in transport and resilience in infrastructure
were presented by Infrastructure & Transport Minister Christos Staikouras at the 25th Annual
Capital Link Invest in Greece Forum in New York on Monday.
Staikouras noted the progress of the Greek economy despite external challenges, and
underlined the decisive role of infrastructure and transport in strengthening Greece’s regional
geopolitical role and in its economic growth.
He also presented the timetable of implementing projects in progress, and what resources the
government uses for those projects and for works to restore damage from the extensive natural
disasters.

https://www.economywatch.gr/?p=133439


https://www.eurocapital.gr/

 Publication date: 13/12/2023 11:16

 Similar Stats ranking (Greece): 32129

 https://www.eurocapital.gr/permalink/156377.html

Σε επιπλέον έργα έως 1,5 δισ. στοχεύει το 2024 η Intrakat
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Νέα έργα και συμβάσεις συνολικού ύψους 1-1,5 δισ. ευρώ στοχεύει να προσθέσει στο
ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου, έως το τέλος του 2024, η διοίκηση της Intrakat. Σύμφωνα με
όσα ανέφερε, κατά τη διάρκεια του 25ου Invest in Greece Forum της Capital Link, ο
αντιπρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat, Αλ. Εξάρχου, στόχος είναι έως το τέλος
του 2024 το συνολικό ανεκτέλεστο του ομίλου, μαζί με εκείνο της «Ακτωρ», να έχει ξεπεράσει
τα 6 δισ. ευρώ, από 5 δισ. ευρώ που είναι σήμερα. Υπολογίζοντας και τον κύκλο εργασιών του
προσεχούς 12μήνου (ήδη διαμορφώνεται σε 1 δισ. ευρώ ετησίως με ανοδική τάση), ο στόχος
για την περαιτέρω αύξηση του ανεκτέλεστου είναι ενδεικτικός των φιλοδοξιών του ομίλου,
καθώς είναι πιθανό να φέρει την Intrakat στην πρώτη θέση του κατασκευαστικού κλάδου.
Παράλληλα, όπως ανέφερε ο κ. Εξάρχου, στόχος είναι και ο διπλασιασμός του ανεκτέλεστου
έργων στην αγορά της Ρουμανίας, αλλά και η περαιτέρω ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου των
ΑΠΕ στη συγκεκριμένη χώρα. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να
φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα,
διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την
επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των
έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο», τόνισε ο κ. Εξάρχου.
Οπως φαίνεται από τη στόχευση της Intrakat, μεγάλη είναι η έμφαση που δίνεται στον τομέα
των ΣΔΙΤ και των παραχωρήσεων. Για παράδειγμα, έως το τέλος του πρώτου τριμήνου η
εισηγμένη προβλέπεται να έχει υπογράψει νέες συμβάσεις συνολικού ύψους 500 εκατ. ευρώ.
Αυτές αφορούν δύο ΣΔΙΤ κτιρίων του Πανεπιστημίου Κρήτης και του Πανεπιστημίου
Θεσσαλίας, αλλά και το νέο κτιριακό έργο ΣΔΙΤ που έχει εξασφαλίσει η Intrakat σε κοινοπραξία
με την εταιρεία REDEX του ομίλου Κοπελούζου και συμμετοχή 50%-50%. Ο λόγος για την
κατασκευή του νέου κτιρίου που θα στεγάσει τη Γενική Γραμματεία Υποδομών του υπ.
Υποδομών. Πρόκειται για ένα έργο προϋπολογισμού 140 εκατ. ευρώ (με ΦΠΑ), το οποίο
αφορά την κατασκευή ενός υπερσύγχρονου, βιοκλιματικού κτιρίου γραφείου σε ιδιόκτητη
έκταση του υπουργείου, επιφάνειας 8,7 στρεμμάτων, κοντά στον σταθμό «Ρουφ» του
προαστιακού.
Για τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα, μέσω της συγχώνευσης Attica Bank και
Παγκρήτιας, ο στόχος είναι μια τράπεζα με πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ.
Παράλληλα, συμμετέχει στους περισσότερους διαγωνισμούς ΣΔΙΤ που βρίσκονται σε εξέλιξη,
διεκδικώντας νέα έργα συνολικού ύψους άνω των 4 δισ. ευρώ. Σημειωτέον ότι και η «Ακτωρ»
διεκδικεί έργα συνολικού ύψους 12 δισ. ευρώ. Οσα εξ αυτών αναλάβει, προφανώς θα
προσμετρηθούν στο συνολικό ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου Intrakat.
Στον τομέα των ΑΠΕ, που όπως αποκάλυψε ο κ. Εξάρχου ήταν και ο πρωταρχικός λόγος που
η επενδυτική ομάδα της Winex εξέτασε την επένδυση στην Intrakat, αυτή την περίοδο ο όμιλος
ωριμάζει αδειοδοτικά ένα πολύ σημαντικό χαρτοφυλάκιο έργων, συνολικής δυναμικότητας 2,8
GW, εκ των οποίων το 1,8 GW αφορά αιολικά και φωτοβολταϊκά πάρκα και το υπόλοιπο 1 GW
έργα αποθήκευσης ενέργειας. Σε πλήρη ανάπτυξη το χαρτοφυλάκιο αυτό αναμένεται (με βάση
τα σημερινά επίπεδα τιμών και κόστους) να αποδίδει 120 εκατ. ευρώ ετήσιων λειτουργικών
κερδών. Στο πλαίσιο αυτό, έως το τέλος του 2025 αναμένεται να λειτουργούν 560 MW, εκ των
οποίων τα 338 MW θα αφορούν φωτοβολταϊκά, 121 MW αιολικά και 100 MW έργα
αποθήκευσης ενέργειας. Εως το τέλος της δεκαετίας θα έχουν υλοποιηθεί και τα υπόλοιπα
έργα, δηλαδή 753 MW αιολικών, 542 MW φωτοβολταϊκών και 250 MW έργων αποθήκευσης
ενέργειας.
Οσον αφορά τη δημιουργία του πέμπτου τραπεζικού πυλώνα, μέσω της συγχώνευσης της
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Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας, ο κ. Εξάρχου τόνισε ότι στόχος είναι μια τράπεζα με
πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά
κεφάλαια, ώστε να χρηματοδοτήσει ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις που δεν έχουν
πρόσβαση σε τραπεζικές πιστώσεις.
Νίκος Ρουσάνογλου
Πηγή: kathimerini.gr
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Σε επιπλέον έργα έως 1,5 δισ. στοχεύει το 2024 η Intrakat
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Νίκος Ρουσάνογλου 13.12.2023 • 09:51 Κοινοποίηση 0 Σχόλια Νέα έργα και συμβάσεις
συνολικού ύψους 1-1,5 δισ. ευρώ στοχεύει να προσθέσει στο ανεκτέλεστο υπόλοιπο του
ομίλου, έως το τέλος του 2024, η διοίκηση της Intrakat. Σύμφωνα με όσα ανέφερε, κατά τη
διάρκεια του 25ου Invest in Greece Forum της Capital Link, ο αντιπρόεδρος και διευθύνων
σύμβουλος της Intrakat, Αλ. Εξάρχου, στόχος είναι έως το τέλος του 2024 το συνολικό
ανεκτέλεστο του ομίλου, μαζί με εκείνο της "Ακτωρ", να έχει ξεπεράσει τα 6 δισ. ευρώ, από 5
δισ. ευρώ που είναι σήμερα. Υπολογίζοντας και τον κύκλο εργασιών του προσεχούς 12μήνου
(ήδη διαμορφώνεται σε 1 δισ. ευρώ ετησίως με ανοδική τάση), ο στόχος για την περαιτέρω
αύξηση του ανεκτέλεστου είναι ενδεικτικός των φιλοδοξιών του ομίλου, καθώς είναι πιθανό να
φέρει την Intrakat στην πρώτη θέση του κατασκευαστικού κλάδου. Παράλληλα, όπως ανέφερε
ο κ. Εξάρχου, στόχος είναι και ο διπλασιασμός του ανεκτέλεστου έργων στην αγορά...
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Γ. Ζαββός: Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα ξεκλειδώνει τις τεράστιες δυνατότητες
των ΜμΕ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
“Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας”,
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum “Invest in Greece” του Capital Link στη Νέα Υόρκη, το
οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα.
Πρόκειται για ένα φόρουμ  υψηλού επιπέδου, όπου συμμετέχουν κορυφαίοι εκπρόσωποι της
ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης καθώς και της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας,
επενδυτές, Πρόεδροι και Διευθύνοντες Σύμβουλοι αλλά και υψηλόβαθμα στελέχη των 4
ελληνικών συστημικών τραπεζών, της Attica Bank, καθώς και μεγάλων διεθνών τραπεζών,
όπως  Barclays, Goldman Sachs International,  Morgan Stanley, BNP Paribas, Nomura, AXIA
Ventures Group Ltd. 
Το οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνησης έδωσε το παρών σε ανώτατο επίπεδο με τη
συμμετοχή του Υπουργού Εθνικής Οικονομίας, Κωστή Χατζηδάκη και του Αναπληρωτή
Υπουργού, Νίκου Παπαθανάση. 
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα. 
Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ
της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης.
Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με την
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής.
“Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019”, 
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής. “Είμαι πολύ
περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός Οικονομικών,
αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ και να
εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια.  
Τα αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας”. 
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας. “Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες,
ωθώντας τις τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια
κακουχιών.
Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο για
τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την

https://anticorr.gr/g-zavvos-i-elliniki-anaptyxiaki-trapeza-xekleidonei-tis-terasties-dynatotites-ton-mme/


https://anticorr.gr/

 Publication date: 13/12/2023 11:01

 link

απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού.
Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που
τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και
της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των
Ελλήνων”.
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός  απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους.
“Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης”.
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.
“Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων.
Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη, παρέχοντας
εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που βοηθούν τις
ΜμΕ να αναπτυχθούν.
Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB
μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια. 
Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να επεκταθούν,
να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της Ελλάδας”
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας: 
“Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση δυναμικών
συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την εμβέλειά της και
ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα”.
Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό.
“Έτσι, μέσω της διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις
φιλόδοξες αναπτυξιακές πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για
τη μετάβαση της Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία.”
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ. 
Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας,
συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
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“Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον. 
Μέσα από τη σαφή στρατηγική και τις τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο
απαραίτητος εταίρος του νέου ελληνικού χρηματοοικονομικού τοπίου,  μετά την κρίση.
Η συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB, θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη
διαμόρφωση του ευημερούντος μέλλοντος της Ελλάδας”, δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων
Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γ. Ζαββός ολοκληρώνοντας την
παρέμβασή του.
Ακολούθησε την Ημερησία στο Google News!
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Γ. Πιτσιλής: Λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων,
μεταβιβάσεων, κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ
και το μητρώο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για το μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης -
Τοποθέτηση του Διοικητή Γιώργου Πιτσιλή στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην
Νέα Υόρκη
Αθήνα, 12 Δεκεμβρίου 2023
ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ
ΑΑΔΕ: Γ. Πιτσιλής στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς
όφελος όλων
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.   
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την  περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης 
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε  λειτουργία εφαρμογή  για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποίηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
 
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
 
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
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της οικονομίας.
 
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Βασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
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«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο New York Stock Exchange
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργάνωσαν για μια ακομα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange – «Ημέρα Ελλάδος – Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης».
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την Ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχων, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
 
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της  Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
 Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, το    Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
 Στη συνέχεια ο  Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos,  Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
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εταιρειών στο NYSE:
κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE: AMRC), κ. Ted Xenohristos,
Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE: CAVA) – κα. Semiramis
Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul   Ferneyhough, Executive Vice
President & Chief Strategy and Commercial Officer of  ELDORADO GOLD CORP.
(NYSE:EGO),  κ. Ted Petrone,  Vice Chairman of NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P.
(NYSE:NMM),  και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director – Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο
Μπορνόζη, President  – Capital Link.
 Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς  αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
 ΑΠΟΝΟΜΗ ΒΡΑΒΕΙΟΥ: «CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD»
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του      25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for
Sustainable Growth”, ο  κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE
CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ.  John Tuttle, Vice Chairman –
NYSE ; President – NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην
Ελλάδα, τους Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
Η Ειδική Εκδήλωση, “GREEK AMERICAN ISSUER DAY”
διοργανώνεται τα τελευταία 19 συναπτά έτη
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Αλ. Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
‘Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ.
“Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του
κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το
αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο” τόνισε. Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα
στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν
το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments,
όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι
ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και μετά την εξαγορά της ‘Ακτωρ-, η
κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ, το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ,
ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ. ευρώ, στοιχεία δηλαδή που
τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων κατασκευαστικών εταιρειών στην
Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. “Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν” τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος “Ηρακλής” για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
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των δύο τραπεζικών οργανισμών.”Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη” σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. “Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024” πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. “Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα” είπε. “Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι που
χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε εδώ για
να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι τόσο
σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε να
κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας” δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης,
ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο – τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
“Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα” κατέληξε.
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Ολοκληρώθηκε με επιτυχία το 25ο Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση
Στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργάνωσαν για μια ακομα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange - «Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης».
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την Ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχων, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της  Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του  Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο  Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos,  Chairman of Europe & Member of the
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Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
εταιρειών στο NYSE:             
κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE: AMRC), κ. Ted Xenohristos,
Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE: CAVA) – κα. Semiramis
Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul   Ferneyhough, Executive Vice
President & Chief Strategy and Commercial Officer of  ELDORADO GOLD CORP.
(NYSE:EGO),  κ. Ted Petrone,  Vice Chairman of NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P.
(NYSE:NMM),  και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director – Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο
Μπορνόζη, President  - Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς  αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
ΑΠΟΝΟΜΗ ΒΡΑΒΕΙΟΥ: «CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD»
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”, ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ.  John Tuttle, Vice Chairman - NYSE ; President
- NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
www.worldenergynews.gr
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Εξάρχου από Capital Link: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία εδώ και 50
χρόνια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς. Οταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδ
Το στοίχημα του 5ου τραπεζικού πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου
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Σε επιπλέον έργα έως 1,5 δισ. στοχεύει το 2024 η Intrakat
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Contents
Ακολουθήστε το myvolos.net στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις.
Ακολουθήστε μας στο επίσημο κανάλι του Myvolos.net στο Youtube
Νίκος Ρουσάνογλου
13.12.2023 • 09:51
Κοινοποίηση
0
Σχόλια
Νέα έργα και συμβάσεις συνολικού ύψους 1-1,5 δισ. ευρώ στοχεύει να προσθέσει στο
ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου, έως το τέλος του 2024, η διοίκηση της Intrakat. Σύμφωνα με
όσα ανέφερε, κατά τη διάρκεια του 25ου Invest in Greece Forum της Capital Link, ο
αντιπρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat, Αλ. Εξάρχου, στόχος είναι έως το τέλος
του 2024 το συνολικό ανεκτέλεστο του ομίλου, μαζί με εκείνο της «Ακτωρ», να έχει ξεπεράσει
τα 6 δισ. ευρώ, από 5 δισ. ευρώ που είναι σήμερα. Υπολογίζοντας και τον κύκλο εργασιών του
προσεχούς 12μήνου (ήδη διαμορφώνεται σε 1 δισ. ευρώ ετησίως με ανοδική τάση), ο στόχος
για την περαιτέρω αύξηση του ανεκτέλεστου είναι ενδεικτικός των φιλοδοξιών του ομίλου,
καθώς είναι πιθανό να φέρει την Intrakat στην πρώτη θέση του κατασκευαστικού κλάδου.
Παράλληλα, όπως ανέφερε ο κ. Εξάρχου, στόχος είναι και ο διπλασιασμός του ανεκτέλεστου
έργων στην αγορά της Ρουμανίας, αλλά και η περαιτέρω ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου των
ΑΠΕ στη συγκεκριμένη χώρα. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να
φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα,
διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την
επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των
έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο», τόνισε ο κ. Εξάρχου.
Μάνος Μουστάκας στην «Κ»: Επενδύσεις άνω των 10 δισ. υλοποιεί η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ
Οπως φαίνεται από τη στόχευση της Intrakat, μεγάλη είναι η έμφαση που δίνεται στον τομέα
των ΣΔΙΤ και των παραχωρήσεων. Για παράδειγμα, έως το τέλος του πρώτου τριμήνου η
εισηγμένη προβλέπεται να έχει υπογράψει νέες συμβάσεις συνολικού ύψους 500 εκατ. ευρώ.
Αυτές αφορούν δύο ΣΔΙΤ κτιρίων του Πανεπιστημίου Κρήτης και του Πανεπιστημίου
Θεσσαλίας, αλλά και το νέο κτιριακό έργο ΣΔΙΤ που έχει εξασφαλίσει η Intrakat σε κοινοπραξία
με την εταιρεία REDEX του ομίλου Κοπελούζου και συμμετοχή 50%-50%. Ο λόγος για την
κατασκευή του νέου κτιρίου που θα στεγάσει τη Γενική Γραμματεία Υποδομών του υπ.
Υποδομών. Πρόκειται για ένα έργο προϋπολογισμού 140 εκατ. ευρώ (με ΦΠΑ), το οποίο
αφορά την κατασκευή ενός υπερσύγχρονου, βιοκλιματικού κτιρίου γραφείου σε ιδιόκτητη
έκταση του υπουργείου, επιφάνειας 8,7 στρεμμάτων, κοντά στον σταθμό «Ρουφ» του
προαστιακού.
Για τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα, μέσω της συγχώνευσης Attica Bank και
Παγκρήτιας, ο στόχος είναι μια τράπεζα με πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ.
Παράλληλα, συμμετέχει στους περισσότερους διαγωνισμούς ΣΔΙΤ που βρίσκονται σε εξέλιξη,
διεκδικώντας νέα έργα συνολικού ύψους άνω των 4 δισ. ευρώ. Σημειωτέον ότι και η «Ακτωρ»
διεκδικεί έργα συνολικού ύψους 12 δισ. ευρώ. Οσα εξ αυτών αναλάβει, προφανώς θα
προσμετρηθούν στο συνολικό ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου Intrakat.
Νικ Λογοθέτης στην «Κ»: Αναζητούμε επιχειρηματικές ευκαιρίες στην Ελλάδα
Στον τομέα των ΑΠΕ, που όπως αποκάλυψε ο κ. Εξάρχου ήταν και ο πρωταρχικός λόγος που
η επενδυτική ομάδα της Winex εξέτασε την επένδυση στην Intrakat, αυτή την περίοδο ο όμιλος
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ωριμάζει αδειοδοτικά ένα πολύ σημαντικό χαρτοφυλάκιο έργων, συνολικής δυναμικότητας 2,8
GW, εκ των οποίων το 1,8 GW αφορά αιολικά και φωτοβολταϊκά πάρκα και το υπόλοιπο 1 GW
έργα αποθήκευσης ενέργειας. Σε πλήρη ανάπτυξη το χαρτοφυλάκιο αυτό αναμένεται (με βάση
τα σημερινά επίπεδα τιμών και κόστους) να αποδίδει 120 εκατ. ευρώ ετήσιων λειτουργικών
κερδών. Στο πλαίσιο αυτό, έως το τέλος του 2025 αναμένεται να λειτουργούν 560 MW, εκ των
οποίων τα 338 MW θα αφορούν φωτοβολταϊκά, 121 MW αιολικά και 100 MW έργα
αποθήκευσης ενέργειας. Εως το τέλος της δεκαετίας θα έχουν υλοποιηθεί και τα υπόλοιπα
έργα, δηλαδή 753 MW αιολικών, 542 MW φωτοβολταϊκών και 250 MW έργων αποθήκευσης
ενέργειας.
Οσον αφορά τη δημιουργία του πέμπτου τραπεζικού πυλώνα, μέσω της συγχώνευσης της
Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας, ο κ. Εξάρχου τόνισε ότι στόχος είναι μια τράπεζα με
πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά
κεφάλαια, ώστε να χρηματοδοτήσει ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις που δεν έχουν
πρόσβαση σε τραπεζικές πιστώσεις.
Ακίνητα Ανανεώσιμες πηγές ενέργειας Δημόσια έργα εξαγορές Επιχειρήσεις Τράπεζες
Νίκος Ρουσάνογλου
13.12.2023 • 09:51
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Οικονομία: Προσδοκίες για επενδύσεις και ώθηση με ψηφιακό «καύσιμο»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τι δείχνει μελέτη του IHGP (Αμερικανικό Κολλέγιο) για το νέο αναπτυξιακό μοντέλο. Από την
McKinsey και την Επιτροπή Πισσαρίδη στο Ελλάδα 2.0
Σε στοίχημα για τη χώρα αναδεικνύεται η οικοδόμηση ενός μοντέλου ανάπτυξης της οικονομίας
με ένταξη νέων τεχνολογιών σε όλους τους τομείς συμπεριλαμβανομένων παραδοσιακών
κλάδων της βιομηχανίας αξιοποιώντας ως επιταχυντές την ανάκτηση της επενδυτικής
βαθμίδας και τους θετικούς ρυθμούς ανάπτυξης, κόντρα στις ευρωπαϊκές αβεβαιότητες.
Στα παραπάνω συγκλίνουν οι διαπιστώσεις και τα μηνύματα οικονομολόγων, ακαδημαϊκών και
πολιτικών φορέων, με επίκαιρο το μήνυμα του πρωθυπουργού, Κυριάκου Μητσοτάκη, που
κάλεσε για άλλη μια φορά τους επενδυτές, μέσω του φόρουμ της Capital Link στη Νέα Υόρκη,
να ενισχύσουν τις θέσεις τους στην Ελλάδα εγγυόμενος ότι η χώρα θα παραμείνει σε τροχιά 
σταθερότητας, συνέπειας και μεταρρυθμίσεων.
Όπως υπενθύμισε ο αναπληρωτής υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Νίκος
Παπαθανάσης, οι επενδύσεις θα αυξηθούν σε ποσοστό ρεκόρ 15,1% το 2024 από 7,1% το
2023, ενώ το ΑΕΠ, που προβλέπεται αυξημένο κατά 2,4% φέτος, για το 2024 προοιωνίζεται
ανάπτυξη 2,9%, ποσοστό διπλάσιο από το αντίστοιχο στην Ευρωζώνη. Στο ίδιο μοτίβο
κινήθηκαν στο φόρουμ και οι αναφορές των επιχειρηματιών, με τον πρόεδρο της Eurobank,
Γιώργο Ζανιά να τονίζει την καλή θέση της χώρας συγκριτκά με την υπόλοιπη Ευρώπη και τον
Βασίλη Καραμούζη, Γενικό Διευθυντή Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής
Τράπεζας να αναφέρεται στο νέο επενδυτικό περιβάλλον θέτοντας την παράμετρο της
υλοποίησης σημαντικών έργων. Αναφέρθηκε ειδικότερα στα 190 έργα υποδομών σε οδικά
δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, που δρομολογούνται μέχρι το 2030,
καθώς και στις ψηφιακές επενδύσεις που είναι σε εξέλιξη με έργα για δίκτυα οπτικών ινών και
data centers.
Διαπιστώνεται ότι η ευκαιρία έγκειται τόσο στην προσέλκυση μακροπρόθεσμων επενδύσεων
όσο και στον μετασχηματισμό κλάδων της οικονομίας και της εργασίας, στο πλαίσιο της
ψηφιακής μετάβασης, με αξιοποίηση νέων τεχνολογιών, ώστε να συναντώνται προσφορά και
ζήτηση.
Στο πλαίσιο αυτό κρίνεται καταλυτικός ο μετασχηματισμός της εκπαίδευσης με τρόπο ώστε να
αναδειχθεί η σημασία των επαγγελμάτων που σχετίζονται με τις νέες τεχνολογίες, την έρευνα
και την καινοτομία, με την ίδρυση περισσότερων σχολών και τμημάτων πληροφορικής και νέων
τεχνολογιών σε όλα τα πανεπιστήμια και τα πολυτεχνεία. Αυτό προτείνει μεταξύ άλλων έκθεση
που συντάχθηκε υπό την επιμέλεια του καθηγητή Μιχάλη Ψαλιδόπουλου, Επικεφαλής
Συμβούλου του Institute for Hellenic Growth and Prosperity του Αμερικανικού Κολλεγίου
Ελλάδος (ACG 150).
Συμπεραίνεται ότι το νέο μοντέλο ανάπτυξης για την Ελλάδα απαιτεί μετασχηματισμό της
οικονομίας προς μία πλήρη εμπλοκή με την ψηφιακή επανάσταση, εισάγοντας τεχνητή
νοημοσύνη και πληροφορική σε παραδοσιακούς βιομηχανικούς τομείς ώστε να έρθει
οικονομική αποδοτικότητα, κοινωνική συνοχή και δικαιοσύνη μέσα από την κινητοποίηση
πόρων του ιδιωτικού τομέα που επιχειρείται στο πλαίσιο του εθνικού σχεδίου ανάκαμψης
“Ελλάδα 2.0”. 
Από την McKinsey και την Επιτροπή Πισσαρίδη στο Ελλάδα 2.0
Η μελέτη του IHGP επανεξετάζει τις εκθέσεις της McKinsey για το οικονομικό μοντέλο καθώς
και την έκθεση της Επιτροπής Πισσαρίδη του 2020, παράλληλα με το Εθνικό Σχέδιο
Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας της Ελληνικής Κυβέρνησης Ελλάδα 2.0 (2021) και παρουσιάζει
και δικές του συστάσεις για τη βελτίωση της οικονομίας και του εκπαιδευτικού συστήματος. 
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Υπενθυμίζεται ότι το 2012, η Έκθεση της McKinsey πρότεινε ένα νέο μοντέλο ανάπτυξης για
την οικονομική παραγωγικότητα, την εξωστρέφεια, την τόνωση των επενδύσεων, καθώς και
την ανάπτυξη της απασχόλησης για τα επόμενα δέκα έτη. Ωστόσο, τα μέτρα δημοσιονομικής
λιτότητας έκαναν αδύνατη την επίτευξη αυτών των στόχων, με αποτέλεσμα να έρθει η
επικαιροποιημένη έκθεση του 2017, με νέες προβλέψεις.
Το 2020, η έκθεση της Επιτροπής Πισσαρίδη υποστήριξε τη μείωση της κρατικής παρέμβασης
στην οικονομία προτείνοντας μεταρρυθμίσεις, κοινωνική συνοχή, βελτίωση των υποδομών και
λήψη μέτρων με στόχο την ενίσχυση συγκεκριμένων τομέων οικονομικής δραστηριότητας. Από
το 2021, το σχέδιο “Ελλάδα 2.0” φιλοδοξεί να αλλάξει το ελληνικό μοντέλο ανάπτυξης και τους
θεσμούς μέσω μεταρρυθμίσεων και επενδύσεων με ιδιαίτερη έμφαση στην πράσινη και την
ψηφιακή μετάβαση. Κι εδώ η ακαδημαϊκή κοινότητα έρχεται με δικές της προτάσεις, όπως το
Αμερικανικό Κολλέγιο που ανασχεδίασε τα προγράμματα σπουδών του απαντώντας στις νέες
ανάγκες της αγοράς. 
Ειδικότερα, με βάση τις συστάσεις του IHGP για τη βελτίωση της οικονομίας και του ελληνικού
εκπαιδευτικού συστήματος προτείνεται μεταξύ άλλων:
-Στήριξη νεοφυών επιχειρήσεων από το δημόσιο και ιδιωτικά κεφάλαια, με ενθάρρυνση
συνεργασιών που αντλούν πόρους και από το ακαδημαϊκό/διανοητικό κεφάλαιο της χώρας
-Δημιουργία ανεξάρτητης Ειδικής Επιχειρησιακής Ομάδας ή Ομάδας Οικονομικής Ανάπτυξης
και Μεταρρύθμισης, για τον σκοπό της μεταβολής του τρόπου με τον οποίο λειτουργεί η
Ελληνική Δημόσια Διοίκηση
-Ολοκλήρωση και εφαρμογή ενός ηλεκτρονικού προγράμματος δικαιοσύνης με τη χρήση
ψηφιακής τεχνολογίας για ταχύτερη απονομή της δικαιοσύνης
-Κατάρτιση του ανθρώπινου δυναμικού σύμφωνα με τις απαιτήσεις της  ψηφιακής
επανάστασης για την εργασία και τις εταιρείες
-Μεταρρυθμίσεις των σχολικών προγραμμάτων στα δημοτικά, τα γυμνάσια και τα λύκεια και
στη μετα-δευτεροβάθμια εκπαίδευση προκειμένου να αποκτήσουν οι φοιτητές τις απαραίτητες
δεξιότητες για την  επακόλουθη δραστηριότητά τους στους τομείς της Ψηφιακής Επανάστασης.
Σύμφωνα με τον κ. Ψαλιδόπουλο είναι επίσης ιδιαίτερα σημαντικό να δοθεί έμφαση στην
ενδυνάμωση συγκεκριμένων τομέων της ελληνικής οικονομίας που έχουν σπουδαίες
προοπτικές ανάπτυξης και διατηρούν συγκριτικά πλεονεκτήματα με δυνατότητα να
αναβαθμίσουν τη θέση της Ελλάδας στον διεθνή ανταγωνισμό όπως ο τουρισμός, η ενέργεια,
οι μεταφορές, η ευρυζωνική διείσδυση και η μεταποίηση τροφίμων.
ΔΕΙΤΕ ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΕΣ ΕΙΔΗΣΕΙΣ:
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Capital Link: Ολοκληρώθηκε με επιτυχία το 25ο Συνέδριο στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
#Capital Link #Ελλάδα #Wall Street Newsroom 13/12/2023 09:43 ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ
Στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum «Accelerating Investments
for Sustainable Growth» το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργάνωσαν για μια ακομα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange - «Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης». 
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση.
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή. 
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχών, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum «Accelerating Investments for Sustainable
Growth». To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της  Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή. 
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο  Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
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εταιρειών στο NYSE: κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE:
AMRC), κ. Ted Xenohristos, Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE:
CAVA) – κα. Semiramis Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul  
Ferneyhough, Executive Vice President & Chief Strategy and Commercial Officer of
 ELDORADO GOLD CORP. (NYSE:EGO),  κ. Ted Petrone,  Vice Chairman of NAVIOS
MARITIME PARTNERS L.P. (NYSE:NMM), και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director –
Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο Μπορνόζη, President  - Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς  αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
ΑΠΟΝΟΜΗ ΒΡΑΒΕΙΟΥ: «CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD»
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum «Accelerating Investments for
Sustainable Growth», ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE
CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ. John Tuttle, Vice Chairman -
NYSE, President - NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην
Ελλάδα, τους Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
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Συνεδρία για τον επαναπατρισμό Ελλήνων επαγγελματιών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ. Οι προοπτικές επιστροφής των Ελλήνων επαγγελματιών που
δραστηριοποιούνται στο εξωτερικό, με δέλεαρ τις ελκυστικές ευκαιρίες καριέρας και ανέλιξης
που προσφέρουν σημαντικές εταιρείες που δραστηριοποιούνται στην Ελλάδα, ήταν το κεντρικό
θέμα της συνεδρίας που διοργάνωσε το Ελληνοαμερικανικό Εμπορικό Επιμελητήριο (Hellenic
American Chamber of Commerce – HACC) σε συνεργασία με την Capital Link.
«Θέλαμε να εξετάσουμε τι ευκαιρίες υπάρχουν, αν αυτή τη στιγμή έχει αλλάξει η κατάσταση
στην Ελλάδα και έχουν δημιουργηθεί ευκαιρίες να επιστρέψουν. Αλλωστε και το HACC
προσπαθεί να προσφέρει ανάλογες ευκαιρίες στους νέους μέσω webinars και άλλων
δράσεων» ανέφερε στον «Εθνικό Κήρυκα» εκ μέρους του HACC η συντονίστρια του πάνελ,
Ευτυχία Πυλαρινού – Πάιπερ.
Στη συνεδρία μίλησαν η γενική διευθύντρια του Τμήματος Ανθρώπινου Δυναμικού της Alpha
Bank, Μελίσσα Φραγκίσκη, το μέλος του Δ.Σ. του οργανισμού Brain Regain, Καλλιόπη
Καλαϊτζή, ο διευθύνων σύμβουλος της Endeavor Greece, Παναγιώτης Καραμπίνης και ο
αντιπρόεδρος του Τμήματος Θεσσαλονίκης της Pfizer, Νίκο Γκαριμπόλντι (Nico Gariboldi), ενώ
παρενέβη από την Αθήνα η γενική διευθύντρια της Microsoft σε Ελλάδα, Κύπρο και Μάλτα,
Γιάννα Ανδρονοπούλου.
Φωτογραφία: «Ε.Κ.»/Χριστόδουλος Αθανασάτος
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης, η κ. Καλαϊτζή μίλησε για τη δράση της πλατφόρμας Initiative
Brain Regain, η οποία διασυνδέει ελληνικές εταιρείες που δίνουν ευκαιρίες καριέρας σε
υποψηφίους από το εξωτερικό, σε εξελίξιμες θέσεις και με ικανοποιητικές απολαβές.
Από πλευράς της κ. Φραγκίσκη και της Alpha Bank έγινε παρουσίαση του προγράμματος «The
Return of Ithacans» που στοχεύει σε καταρτισμένα στελέχη του τραπεζικού τομέα στο
εξωτερικό, έχοντας ήδη επαναπατρίσει περίπου 70 άτομα.
Παράλληλα, εκ μέρους της Pfizer ο κ. Γκαριμπόλντι μίλησε για το πρόγραμμα συνεργασίας και
της απορρόφησης υποψηφίων από τα ελληνικά Πανεπιστήμια, ενώ ο κ. Καραμπίνης εστίασε
στις ευκαιρίες χρηματοδότησης των πρωτοποριακών επιχειρηματικών ιδεών από πλευράς του
Endeavor Greece.
Τέλος, η κ. Ανδρονοπούλου μίλησε για τις θέσεις εργασίας που ανοίγονται κυρίως στον τομέα
της τεχνητής νοημοσύνης, όπως επίσης και για τις επικείμενες ανακοινώσεις του
πρωθυπουργού Κυριάκου Μητσοτάκη.
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Σε επιπλέον έργα έως 1,5 δισ. στοχεύει το 2024 η Intrakat
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Εμφαση στον τομέα των ΣΔΙΤ και των παραχωρήσεων δίνει ο όμιλος
Νίκος Ρουσάνογλου
Νέα έργα και συμβάσεις συνολικού ύψους 1-1,5 δισ. ευρώ στοχεύει να προσθέσει στο
ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου, έως το τέλος του 2024, η διοίκηση της Intrakat. Σύμφωνα με
όσα ανέφερε, κατά τη διάρκεια του 25ου Invest in Greece Forum της Capital Link, ο
αντιπρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat, Αλ. Εξάρχου, στόχος είναι έως το τέλος
του 2024 το συνολικό ανεκτέλεστο του ομίλου, μαζί με εκείνο της «Ακτωρ», να έχει ξεπεράσει
τα 6 δισ. ευρώ, από 5 δισ. ευρώ που είναι σήμερα. Υπολογίζοντας και τον κύκλο εργασιών του
προσεχούς 12μήνου (ήδη διαμορφώνεται σε 1 δισ. ευρώ ετησίως με ανοδική τάση), ο στόχος
για την περαιτέρω αύξηση του ανεκτέλεστου είναι ενδεικτικός των φιλοδοξιών του ομίλου,
καθώς είναι πιθανό να φέρει την Intrakat στην πρώτη θέση του κατασκευαστικού κλάδου.
Παράλληλα, όπως ανέφερε ο κ. Εξάρχου, στόχος είναι και ο διπλασιασμός του ανεκτέλεστου
έργων στην αγορά της Ρουμανίας, αλλά και η περαιτέρω ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου των
ΑΠΕ στη συγκεκριμένη χώρα. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να
φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα,
διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την
επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των
έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο», τόνισε ο κ. Εξάρχου.
Οπως φαίνεται από τη στόχευση της Intrakat, μεγάλη είναι η έμφαση που δίνεται στον τομέα
των ΣΔΙΤ και των παραχωρήσεων. Για παράδειγμα, έως το τέλος του πρώτου τριμήνου η
εισηγμένη προβλέπεται να έχει υπογράψει νέες συμβάσεις συνολικού ύψους 500 εκατ. ευρώ.
Αυτές αφορούν δύο ΣΔΙΤ κτιρίων του Πανεπιστημίου Κρήτης και του Πανεπιστημίου
Θεσσαλίας, αλλά και το νέο κτιριακό έργο ΣΔΙΤ που έχει εξασφαλίσει η Intrakat σε κοινοπραξία
με την εταιρεία REDEX του ομίλου Κοπελούζου και συμμετοχή 50%-50%. Ο λόγος για την
κατασκευή του νέου κτιρίου που θα στεγάσει τη Γενική Γραμματεία Υποδομών του υπ.
Υποδομών. Πρόκειται για ένα έργο προϋπολογισμού 140 εκατ. ευρώ (με ΦΠΑ), το οποίο
αφορά την κατασκευή ενός υπερσύγχρονου, βιοκλιματικού κτιρίου γραφείου σε ιδιόκτητη
έκταση του υπουργείου, επιφάνειας 8,7 στρεμμάτων, κοντά στον σταθμό «Ρουφ» του
προαστιακού.
Για τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα, μέσω της συγχώνευσης Attica Bank και
Παγκρήτιας, ο στόχος είναι μια τράπεζα με πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ.
Παράλληλα, συμμετέχει στους περισσότερους διαγωνισμούς ΣΔΙΤ που βρίσκονται σε εξέλιξη,
διεκδικώντας νέα έργα συνολικού ύψους άνω των 4 δισ. ευρώ. Σημειωτέον ότι και η «Ακτωρ»
διεκδικεί έργα συνολικού ύψους 12 δισ. ευρώ. Οσα εξ αυτών αναλάβει, προφανώς θα
προσμετρηθούν στο συνολικό ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου Intrakat.
Στον τομέα των ΑΠΕ, που όπως αποκάλυψε ο κ. Εξάρχου ήταν και ο πρωταρχικός λόγος που
η επενδυτική ομάδα της Winex εξέτασε την επένδυση στην Intrakat, αυτή την περίοδο ο όμιλος
ωριμάζει αδειοδοτικά ένα πολύ σημαντικό χαρτοφυλάκιο έργων, συνολικής δυναμικότητας 2,8
GW, εκ των οποίων το 1,8 GW αφορά αιολικά και φωτοβολταϊκά πάρκα και το υπόλοιπο 1 GW
έργα αποθήκευσης ενέργειας. Σε πλήρη ανάπτυξη το χαρτοφυλάκιο αυτό αναμένεται (με βάση
τα σημερινά επίπεδα τιμών και κόστους) να αποδίδει 120 εκατ. ευρώ ετήσιων λειτουργικών
κερδών. Στο πλαίσιο αυτό, έως το τέλος του 2025 αναμένεται να λειτουργούν 560 MW, εκ των
οποίων τα 338 MW θα αφορούν φωτοβολταϊκά, 121 MW αιολικά και 100 MW έργα
αποθήκευσης ενέργειας. Εως το τέλος της δεκαετίας θα έχουν υλοποιηθεί και τα υπόλοιπα
έργα, δηλαδή 753 MW αιολικών, 542 MW φωτοβολταϊκών και 250 MW έργων αποθήκευσης
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ενέργειας.
Οσον αφορά τη δημιουργία του πέμπτου τραπεζικού πυλώνα, μέσω της συγχώνευσης της
Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας, ο κ. Εξάρχου τόνισε ότι στόχος είναι μια τράπεζα με
πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά
κεφάλαια, ώστε να χρηματοδοτήσει ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις που δεν έχουν
πρόσβαση σε τραπεζικές πιστώσεις.
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ΑΑΔΕ: Έρχεται εφαρμογή για ενημέρωση, πληρωμές και προσωποποιημένα μηνύματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
2
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης
αναφέρθηκε ο διοικητής της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιστσιλής και εξήγγειλε εφαρμογή, μέσω της
οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται και θα πληρώνουν τις οφειλές τους.
Μιλώντας στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, ο κ. Πιτσιλής τόνισε
τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και
επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποίηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Επίσης ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
enikos.gr
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ΑΑΔΕ: Γ. Πιτσιλής στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση,
προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου. Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
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Σε ιστορικά υψηλά «βλέπει» τις ευρωαγορές η Citi, νέα πυρά Μυτιληναίου σε Ε.Ε και
εγκώμια για Μητσοτάκη, το big deal στη Βρετανία και η «συνάντηση» Vodafone και
Public
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ελληνική οικονομία: Επενδυτικό ενδιαφέρον από τις ΗΠΑ. Η θετική πορεία της ελληνικής
οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital Link που έγινε για μια ακόμη
χρόνια στην Νέα Υόρκη παρουσία επιχειρηματιών, τραπεζιτών και επενδυτών από την Ελλάδα
και τις Ηνωμένες Πολιτείες. Η πρόσφατη αναβάθμιση της επενδυτικής βαθμίδας και η
περαιτέρω βελτίωση του επενδυτικού κλίματος δημιουργούν ένα θετικό περιβάλλον.  
Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδάκης μίλησε για το μείγμα δημοσιονομικής και
πολιτικής σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα, ένα μείγμα που όπως
τόνισε, είναι όχι μόνο αποτελεσματικό αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές.  Από πλευράς
ΗΠΑ έχουμε μεγάλες εταιρείες που έχουν ξεκινήσει και επενδύουν στην Ελλάδα. Το μήνυμα
μας γίνεται κατανοητό και θα δούμε και άλλες επενδύσεις από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα, είπε ο
Κωστής Χατζηδάκης. 
Ευρωαγορές- Citi: Σε επίπεδο ρεκόρ θα κινηθεί ο πανευρωπαϊκός δείκτης Stoxx 600 το 2024,
καθώς η κορύφωση των επιτοκίων και τα καλύτερα από τα αναμενόμενα αποτελέσματα
κερδοφορίας των εταιρειών θα στηρίξουν τις μετοχές, όπως εκτιμά η Citigroup. Το discount των
ευρωπαϊκών μετοχών έναντι των μετοχών των ΗΠΑ είναι το μεγαλύτερο που έχει καταγραφεί
τα τελευταία χρόνια 30 χρόνια και είναι πλέον υπερβολικό. Η αμερικάνικη τράπεζα επισημαίνει
πως οι ευρωπαϊκές μετοχές κινούνται συνήθως υψηλότερα στους 12 μήνες μετά το ξεκίνημα
των κύκλων χαλάρωσης της νομισματικής πολιτικής και του τέλους των μειώσεων των
επιτοκίων της ΕΚΤ και της Fed, ενώ συστήνει στους επενδυτές να μην κυνηγήσουν τα ράλι το
επόμενο έτος και να αγοράσουν στις "βουτιές" της αγοράς.
Αγορές: Σε νέα υψηλά έτους έκλεισαν οι δείκτες της Wall Street, με τον Dow Jones να
καταγράφει το τρίτο υψηλότερο κλείσιμο στην ιστορία του λίγο πριν τις αποφάσεις της Fed για
τα επιτόκια σήμερα.  Η κεντρική τράπεζα των ΗΠΑ αναμένεται να κρατήσει τα επιτόκια της
αμετάβλητα στο υψηλό 22 ετών του 5,25% με 5,50% . Ο Dow Jones κέρδισε  0,48% και
έκλεισε στις 36.577,94 μονάδες, πιο κοντά στο ιστορικό υψηλό των 36.799,65 μονάδων που
σημείωσε στις 4 Ιανουαρίου 2022.  Σε νέα ιστορικά υψηλά σκαρφάλωσαν οι δείκτες σε
Γερμανία και Γαλλία για να χάσουν στη συνέχεια τα κέρδη τους . Ο πανευρωπαϊκός δείκτης
STOXX 600 έχασε 0,2% , καθώς τα στοιχεία από τις ΗΠΑ έπληξαν κάπως την αισιοδοξία ότι η
Fed θα μπορούσε να ξεκινήσει τις μειώσεις των επιτοκίων της ακόμα και από τον Μάρτιο.
Βουτιά περίπου 4% σημείωσαν  οι τιμές του πετρελαίου σε χαμηλό έξι μηνών. Το αργό
κατρακύλησε 3,8%, στα 68,61 δολ. και το Brent έχασε  3,7% στα 73,24 δολ. το βαρέλι. 
Χρηματιστήριο: Η αγορά στο Χρηματιστήριο Αθηνών κατάφερε να ξεφύγει από την
υποτονικότητα των τελευταίων εννέα συνεδριάσεων και με οδηγό την τραπεζική ανάκαμψη
ξεπέρασε το φράγμα των 1.280 μονάδων(+0,60%), σε υψηλά 3,5 μηνών. Μεγαλύτερα κέρδη
από τις τράπεζες σημείωσαν η Εθνική (+3,35%) και η Πειραιώς (+3,06%). Το Χρηματιστήριο
οδεύει προς την τρίτη συνεχόμενη χρονιά ανόδου και βρίσκεται στην κορυφή των αποδόσεων
παγκοσμίως.
Ε. Μυτιληναίος (1): Πραγματικός χείμαρρος ο Ε. Μυτιληναίος μιλώντας στο συνέδριο του
Οικονομικού Ταχυδρόμου. Δήλωσε αισιόδοξος για την Ελλάδα, σε αντίθεση με την Ευρώπη η
οποία όπως είπε πλησιάζει όπως υποστήριξε στα αδιέξοδά της ασκώντας, για μία ακόμη φορά
έντονη κριτική για  τη γραφειοκρατία των Βρυξελλών και τις αδύναμες κυβερνήσεις. «Το
υπάρχουν μοντέλο της ΕΕ τελειώνει. Πρέπει να δούμε το θέμα από την αρχή. Η Ευρώπη έχει
το πρόβλημα της ακριβής ενέργειας, σε αντίθεση με ΗΠΑ και Κίνα. Στην Ευρώπη, που
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εκπέμπουμε μόλις το 8% των ρύπων παγκοσμίως, πάμε να το κάνουμε 4%, στραγγαλίζοντας
την οικονομία».
Ε. Μυτιληναίος (2): Επίσης, έδωσε έμφαση στις εκλογές στις ΗΠΑ. Αναφορικά με τις ΗΠΑ,
σημείωσε ότι «η προεδρία Τραμπ είχε πολλές ιδιαιτερότητες. . Ο Τραμπ είχε αρχίσει να
προετοιμάζει την έξοδο των ΗΠΑ από το ΝΑΤΟ και ίσως τον ΟΗΕ. Αν υλοποιηθούν αυτά σε
μια δεύτερη θητεία Τραμπ, όλοι καταλαβαίνουμε τι θα συμβεί, ειδικά στην Ευρώπη που είχε
συνηθίσει να περνά με "τσάμπα" ασφάλεια από τις ΗΠΑ και φθηνή ενέργεια από τη Ρωσία.
Κινδυνεύει να βρεθεί χωρίς και τα δύο». Επίσης δεν παρέλειψε ν πλέξει το εγκώμιο του
πρωθυπουργού, τονίζοντας ότι  «όσοι υποτίμησαν τον Κ. Μητσοτάκη το 2016 το έχουν
μετανιώσει. Απέδειξε ότι μπορούσε και ήταν πιο έτοιμος απ’ ό,τι πολλοί νόμιζαν. Έχουμε ίσως
τον καλύτερο ηγέτη ευρωπαϊκής χώρας στην Ελλάδα, γι’ αυτό πάμε καλύτερα από άλλες
χώρες».
Ε. Μυτιληναίος (3): Ιδιαίτερη ήταν η αναφορά του κ. Μυτιληναίου στον τομέα των κατασκευών.
Δήλωσε ότι υπάρχουν έργα 15 δισ. αλλά τα περισσότερα είναι κολλημένα και ότι υπάρχει
ανησυχία και από τον Πρωθυπουργό για την τύχη τους. «Συμμετέχουμε με τον Ελλάκτωρ στο
διαγωνισμό του ΒΟΑΚ που είναι ένα πολύ μεγάλο και δύσκολο έργο που απασχολεί και τον
πρωθυπουργό λόγω Κρήτης αλλά και γιατί έχει ιδιαίτερη ευαισθησία να προχωρήσουν όλα τα
μεγάλα έργα» δήλωσε ο κ. Μυτιληναίος όταν κλήθηκε να σχολιάσει τις καθυστερήσεις στο
άνοιγμα των οικονομικών προσφορών για το έργο. 
Intrakat: Σήμερα υπάρχει η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών, επεσήμανε ο Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ. Αλέξανδρος Εξάρχου μιλώντας στο
25o Invest in Greece Forum στη Νέα Υόρκη. Τόνισε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή
της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του
ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. με 1,5 δισ. το 2024, και το οποίο  με το υφιστάμενο θα ξεπεράσει τα 6
δισ.  Παράλληλα, (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε και στη
δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση της Attica Bank και της Παγκρήτιας .
Ο νέος σχηματισμός θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων
δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις.
NEWSLETTER
Λάβετε τα καλύτερα του Nextdeal στα εισερχόμενά σας, κάθε μέρα.
ΕΧΑΕ: H Οptima Bank ξεκινάει εκ νέου την κάλυψη της μετοχής της Ελληνικά Χρηματιστήρια
(ΕΧΑΕ) με σύσταση ‘αγοράς’και τιμή στόχο στα 6,40 ευρώ στο βασικό της σενάριο με
περιθώριο ανόδου 17,5% από τα τρέχοντα επίπεδα, ενώ τα περιθώρια ανόδου αυξάνονται με
την επιστροφή του ΧΑ στις αναπτυγμένες αγορές. Η Optima εκτιμά ότι φέτος τα έσοδα της
εταιρείας θα αυξηθούν κατά 23% στα 46,7 εκατ. και κατά επιπλέον 20% το 2024, στα 56,1
εκατ. Τα κέρδη της εταιρείας αναμένεται να ανέλθουν στα 13,1 εκατ. , αυξημένα κατά 60%
φέτος, ενώ το 2024 αναμένεται να ανέλθουν στα 17,9 εκατ. αυξημένα κατά 37%. Οσο για το
μέρισμα, η χρηματιστηριακή αναμένει 0,22 ευρώ ανά μετοχή για το 2023, 0,3 ευρώ για το 2024
και 0,43 ευρώ το 2025. 
Mytilineos: Η Mytilineos και η GE Vernova’s Grid ανακοίνωσαν ότι αναλαμβάνουν σύμβαση 1
δισ. λιρών από την National Grid  και την SP Transmission, μέρος του SPEN, για την πρώτη
υποθαλάσσια διασύνδεση υψηλής μεταφορικής ισχύος στην ανατολική ακτή . Η Κοινοπραξία
αναλαμβάνει την προμήθεια και κατασκευή δύο σταθμών μετατροπής συνεχούς ρεύματος
υψηλής τάσης. Το συνολικό έργο είναι συνολικής αξίας 2,5 δισ. ευρώ.
Ο κ. Μυτιληναίος έκανε λόγο για μια πολύ μεγάλη ευκαιρία για τον όμιλο, διευκρινίζοντας ότι η
εταιρεία παίζει πολύ μεγάλο ρόλο στο εξωτερικό: «Το 70%-80% των πωλήσεών μας είναι στο
εξωτερικό».
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Vodafone- Public: Vodafone και Public ενώνουν δυνάμεις και αρχίζουν από το Σύνταγμα. Από
το κατάστημα Συντάγματος ξεκινά η συνεργασία Vodafone – Public, η οποία στην τελική της
μορφή θα περιλαμβάνει 44 καταστήματα shop in Shop. Στόχος η αλλαγή της εμπειρίας του
πελάτη, αλλά και το μεγαλύτερο αποτύπωμα στην αγορά. Οι πελάτες Vodafone και Public
έχουν τη δυνατότητα να αποκτούν συνδεσιμότητα σε όποια συσκευή αγοράζουν από τα Public
με νέα συνδυαστικά προϊόντα και ειδικές προσφορές – για κινητή, σταθερή και τηλεόραση. Την
ίδια στιγμή, οι πελάτες της Vodafone θα μπορούν να εξαργυρώνουν τις επιδοτήσεις τους
επιλέγοντας αγορές μέσα από την τεράστια γκάμα προϊόντων τεχνολογίας, home living και
ψυχαγωγίας των καταστημάτων Public.
Σαράντης: Ο Όμιλος Σαράντη ανακοίνωσε ότι η εξαγορά της πολωνικής εταιρείας
καταναλωτικών προϊόντων οικιακής χρήσης Stella Pack SA , έλαβε τη σχετική έγκριση των
αρμόδιων Αρχών Ανταγωνισμού της Πολωνίας. Η εξαγορά ενισχύει την ηγετική θέση του
Ομίλου Σαράντη στην πολωνική αγορά συνεισφέροντας στον περαιτέρω εμπλουτισμό ενός
ήδη ισχυρού χαρτοφυλακίου προϊόντων, , ενδυναμώνοντας το γεωγραφικό αποτύπωμα του
Ομίλου στην περιοχή όπου δραστηριοποιείται. Η Stella Pack κατέχει ηγετική θέση στην
παραγωγή και διανομή ειδών οικιακής χρήσης, με 25 χρόνια επιτυχημένης παρουσίας.
 
 
 
Υ.Γ: Με τα κυάλια… ψάχνουν εργαζόμενους ταλέντα. Τέσσερις στους πέντε εργοδότες δεν
βρίσκουν υπαλλήλους, σύμφωνα με την τελευταία Έρευνα Προθέσεων Προσλήψεων του
ομίλου ManpowerGroup. Είναι σαφές ότι κάτι πάει λάθος. Βασικότερο είναι το γεγονός ότι τα
πανεπσιτήμια και οι σχολές μας 
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Οι νέες δουλειές της Mytilineos, τα ομόλογο της Ideal, η αγγελία για CEO και οι στόχοι
της Intrakat
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 Έργο – μαμούθ για την Mytilineos
 
Το μεγαλύτερο έργο της στο εξωτερικό ανακοίνωσε χθες ο όμιλος Myitlineos. O λόγος για την
ανάληψη σύμβασης ύψους 1 δισεκατομμυρίου λιρών από την National Grid Electricity
Transmission και την SP Transmission, μέρος του SP Energy Networks (SPEN), για την πρώτη
υποθαλάσσια διασύνδεση υψηλής μεταφορικής ισχύος στην ανατολική ακτή του Ηνωμένου
Βασιλείου. Μιλώντας χθες στο forum του ΟΤ ο Ευάγγελος Μυτιληναίος έκανε ειδική αναφορά
στο έργο, ενώ στάθηκε και στην πορεία της  λληνικής οικονομίας, τονίζοντας ότι ο τουρισμός
επανεκκίνησε μετά την πανδημία με πανηγυρικό και πολύ ουσιαστικό για το σύνολο της
οικονομίας, τρόπο. Τόνισε ότι η βιομηχανία ταλανίζεται πάρα πολύ από προβλήματα όπως
είναι κυρίως το ενεργειακό κόστος, αλλά και η έλλειψη εξειδικευμένου προσωπικού: «Ωστόσο,
στέκεται καλά στον διεθνή ανταγωνισμό. Οι εξαγορές μας πάνε καλά», τόνισε.
Kλείνει το ομόλογο της Ideal
 
Ολοκληρώνεται σήμερα η Δημόσια Προσφορά του ομολόγου της Ideal Holdings και όπως
φαίνεται η εταιρεία θα αντλήσει το σύνολο των 100 εκατ. ευρώ που θέλει, καθώς οι τελευταίες
πληροφορίες θέλουν την ζήτηση να υπερκαλύπτει την προσφορά κατά τουλάχιστον 1,5 φορά.
Θα μάθουμε και το επιτόκιο. Το εύρος απόδοσης που έχει δοθεί είναι ανάμεσα στο 5,5% και το
5,9%. Υπενθυμίζουμε ότι η εταιρεία θα διαθέσει τα περίπου 75 εκατ. ευρώ για
αναχρηματοδότηση του δανεισμού της και τα υπόλοιπα 25 εκατ. θα τα διαθέσει σε εξαγορές.
Μάλλον στην πληροφορική, αν δεν αποκλείεται να υπάρξει και εξαγορά εταιρείας σε κλάδο που
δεν έχει παρουσία σήμερα η Ideal. Όπως έχει δηλώσει εξάλλου ο πρόεδρος της εταιρείας,
Λάμπρος Παπακωνσταντίνου η επενδυτική στρατηγική της Ideal δεν κοιτά κλάδους αλλά
αναζητά καλές εταιρείες, με καλές διοικήσεις που θέλουν να συνεργαστούν με την Ideal αλλά
και βεβαίως που «γεννούν μετρητά».
 
Αναζητείται CEO για την Αναπτυξιακή Τράπεζα
 
Αγγελία για CEO έβαλε η Αναπτυξιακή Τράπεζα (HDB), κάνοντας και τις σχετικές αναρτήσεις
στα Social Media. Αν ενδιαφέρεστε θα πρέπει να έχετε πτυχίο ΑΕΙ, τουλάχιστον ένα
μεταπτυχιακό με οικονομικό αντικείμενο (δεύτερο θα συνεκτιμηθεί), εμπειρία τουλάχιστον 10
ετών στον οικονομικό και επενδυτικό τομέα καθώς και στη διαχείριση χαρτοφυλακίων, και
τουλάχιστον Αγγλικά κατά προτίμηση και Γαλλικά. Η θέση νευραλγική γιατί η Αναπτυξιακή
Τράπεζα στηρίζει την ραχοκοκαλιά της οικονομίας, τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις.
 
Ο CEO που έκανε double στα IPOs
 
Και μιλώντας για CEOs να θυμίσουμε ότι ο διευθύνων σύμβουλος της Orilina Properties,
αποκτά σημαντική τεχνογνωσία στις εισαγωγές εταιρειών ακινήτων (ΑΕΕΑΠ) στο
Χρηματιστήριο Αθηνών. Και αυτό γιατί η Orilina ήταν η δεύτερη εταιρεία που μπήκε στο ΧΑ με
τον κ. Αποστολίνα στο τιμόνι, η πρώτη ήταν η Intecontinental International (ICI) το μακρινό και
απείρως πιο δύσκολο 2016.
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Νέα έργα 1,5 δισ. θέλει η Intrakat  
 
Νέα έργα και συμβάσεις συνολικού ύψους 1-1,5 δισ. ευρώ στοχεύει να προσθέσει στο
ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου, έως το τέλος του 2024, η διοίκηση της Intrakat. Σύμφωνα με
όσα ανέφερε, κατά τη διάρκεια του 25ου Invest in Greece Forum της Capital Link, ο
αντιπρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat, Αλ. Εξάρχου, στόχος είναι έως το τέλος
του 2024 το συνολικό ανεκτέλεστο του ομίλου, μαζί με εκείνο της «Ακτωρ», να έχει ξεπεράσει
τα 6 δισ. ευρώ, από 5 δισ. ευρώ που είναι σήμερα.
Tags: IDEALORILINAΙΝΤΡΑΚΑΤΜΥΤΙΛΗΝΑΙΟΣ
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Εις υγείαν του ΜΕΤΑΧΑ οι Γάλλοι, το σύμφωνο συμβίωσης Vodafone - Public, η
υπόσχεση για πρόστιμα στις τράπεζες και τα ιδιωτικά πανεπιστήμια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η άνοδος του METAXA και το ποτήρι της Remy Cointreau
Στην υγειά του ΜΕΤΑΧΑ πίνουν οι Γάλλοι της Remy Cointreau. Όπως μαθαίνω ο όγκος
πωλήσεων σημείωσε πέρυσι αύξηση 7,07%, οι πωλήσεις ενισχύθηκαν κατά 27,3% στα 29,7
εκατ. ευρώ και τα κέρδη αυξήθηκαν 16,6%, στα 2,1 εκατ. ευρώ. Τόσο ήταν και το μέρισμα που
πήραν οι Γάλλοι που στο τέλος Σεπτεμβρίου έδωσαν δάνειο στην ελληνική θυγατρική 14,8
εκατ. ευρώ. Η διάρκεια της δανειακής σύμβασης είναι για έξι μήνες. Τώρα για τους στόχους
παραμένει η ανάπτυξη των πωλήσεων, παρά τις αβέβαιες οικονομικές συνθήκες λόγω των
μακροοικονομικών εξελίξεων παγκοσμίως και του πληθωρισμού.
Τέσσερις στην κούρσα διεκδίκησης των δανείων της PQH
Η κοινοπραξία Bain Fortress - Davidson Kempner, η Carval, η Bracebridge και το επενδυτικό
κεφάλαιο Ellington Financial είναι τα τέσσερα σχήματα που διεκδικούν τα τρία χαρτοφυλάκια
κόκκινων δανείων Alphabet ύψους 4,8 δις. ευρώ που έχει βγάλει στο σφυρί η PQH.
Η πρώτη προσπάθεια προ ετών για πώληση του πακέτου δανείου δεν είχε ευτυχές τέλος για
αυτό τον λόγο η PQH αποφάσισε το σπάσιμο του χαρτοφυλακίου σε τρία κομμάτια. Αυτό δίνει
τη δυνατότητα στους εν ενδιαφερόμενους επενδυτές να υποβάλουν προσφορά για το καθένα
ξεχωριστά ή για όσα αυτοί επιθυμούν. Το που θα κάτσει η μπίλια είναι νωρίς να σας πω γιατί
πρέπει πρώτα όσοι πιστοί από τους διεκδικητές να καταθέσουν δεσμευτικές προσφορές.
Το 1,5 δισ. ευρώ του Αλ. Εξάρχου της Intrakat
Ψηλά τον πήχη της Intrakat έχει βάλει ο Αλέξανδρος Εξάρχου. Πηγή μου που βρέθηκε στο 25ο
Invest in Greece Forum της Capital Link άκουσε τον ισχυρό άνδρα του κατασκευαστικού
ομίλου να λέει ότι στοχεύει να προσθέσει στο ανεκτέλεστο υπόλοιπο του ομίλου, έως το τέλος
του 2024 νέα έργα και συμβάσεις ύψους 1-1,5 δισ. ευρώ. Έτσι μαζί με το ανεκτέλεστο της
ΑΚΤΩΡ θα ξεπεράσει τα 6 δισ. ευρώ, από 5 δισ. ευρώ που είναι σήμερα.
Μεγάλη είναι η έμφαση δίνεται στα ΣΔΙΤ και στις παραχωρήσεις με νέες συμβάσεις 500 εκατ.
ευρώ. Όπως τα δύο ΣΔΙΤ κτιρίων του Πανεπιστημίου Κρήτης και του Πανεπιστημίου
Θεσσαλίας, και το νέο κτιριακό έργο ΣΔΙΤ που έχει εξασφαλίσει η Intrakat σε κοινοπραξία με
την εταιρεία REDEX του ομίλου Κοπελούζου και συμμετοχή 50%-50% για την κατασκευή του
νέου κτιρίου που θα στεγάσει τη Γενική Γραμματεία Υποδομών του υπουργείου Υποδομών.
Το τρίο Wind, Vodafone και Public
Μπορεί ο προ 11ετίας γάμος με τη Wind, να μην είχε ευτυχές τέλος, αλλά όλοι στη ζωή έχουμε
δικαίωμα στις δεύτερες ευκαιρίες. Κάπως έτσι σκέφτηκε ο Ρόμπι Μπουρλά των Public που
ήρθε εις γάμο κοινωνία, τα Public όχι ο Μπουρλά, με τη Vodafone. Το σύμφωνο συμβίωσης
που υπέγραψαν προβλέπει τη λειτουργία του πρώτου shop in α shop της Vodafone στο
κατάστημα των Public στο Σύνταγμα. Και αυτό είναι μόνο η αρχή. Ο σχεδιασμός προβλέπει την
ανάπτυξη 44 shops in a shop της Vodafone σε ισάριθμα καταστήματα Public τους επόμενους
18 μήνες.
Ο προ 11ετίας γάμος με τη Wind προέβλεπε όχι μόνο την εμπορική συνεργασία με τα Public
αλλά και την απόκτηση ποσοστού 10% της Wind από τον όμιλο εταιρειών Πάνου Γερμανού,
σήμερα γνωστός ως Olympia Group, θυγατρική του οποίου είναι τα Public.
Τσουχτερές αυξήσεις έως 6% στα ασφάλιστρα
Για νέες αυξήσεις στα ασφάλιστρα αυτοκινήτου έως 6% ετοιμάζονται οι ασφαλιστικές το 2024.
Ο λόγος για τις νέες αυξήσεις, σύμφωνα με φίλους ασφαλιστές, είναι η αύξηση των
θανατηφόρων περιστατικών που καταγράφεται το 2023 και η επιδείνωση του συνολικού δείκτη
ζημιών του κλάδου. Το εννεάμηνο Ιανουαρίου - Σεπτεμβρίου τα ατυχήματα αυξήθηκαν κατά
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8,1% και ανήλθαν στα 8.302 περιστατικά έναντι 7.682 το 2022, με παράλληλη αύξηση των
θανατηφόρων δυστυχημάτων αλλά και αυτών με βαριά τραυματισμένους.
Σύμφωνα με την KPMG, η αύξηση του κόστους των αποζημιώσεων το 2022 κατά 20% σε
συνδυασμό με το ισχνό 2% αύξησης των ασφαλίστρων, μετατόπισαν τον δείκτη
αποζημιώσεων κατά 8 μονάδες στο 57% από 48%.
Οι τελευταίοι έλεγχοι του Γιάννη Λιανού
Με το ένα πόδι εκτός της Επιτροπής Ανταγωνισμού, ο απερχόμενος πρόεδρος της Αρχής,
Γιάννης Λιανός, που έχει υποσχεθεί ότι θα βγάλει την απόφαση για τις Τράπεζες πριν από τα
Χριστούγεννα, έκανε χθες έφοδο στις εταιρείες ιατρικού εξοπλισμού.
Ο σημερινός πρόεδρος της Επιτροπής Ανταγωνισμούς κ. Γιάννης Λιανός ανέλαβε πρόεδρος
στην Αρχή στις 29 Αυγούστου του 2019 αντικαθιστώντας την κυρία Βασιλική Θάνου -όταν
νομοθετήθηκε το ασυμβίβαστο- και για το υπόλοιπο της θητείας της που λήγει στις 3
Ιανουαρίου του 2024.
Νέα πρόεδρος της Αρχής αναλαμβάνει η Αϊρίν Έβελυν Μικέλα Μαίρη Σαρπ κατόπιν πρότασης
του Υπουργού Ανάπτυξης, Κώστα Σκρέκα, η οποία έγινε αποδεκτή κατά πλειοψηφία από τα
μέλη της Επιτροπής Θεσμών και Διαφάνειας πριν από λίγες ημέρες.
Δύο σημαντικά ζητήματα στο τελευταίο Υπουργικό
Για τα μέσα της επόμενης εβδομάδας προγραμματίζεται, όπως μαθαίνουμε, η τελευταία
συνεδρίαση του Υπουργικού Συμβουλίου για το 2023, στην ατζέντα της οποίας, πέραν του
προγραμματισμού του κυβερνητικού έργου για τις αρχές του νέου έτους, είναι πολύ πιθανό να
βρίσκονται και δύο σημαντικά ζητήματα. Αφενός οι ρυθμίσεις σε σχέση με την διεξαγωγή των
αγώνων ποδοσφαίρου τις οποίες αναμένεται να φέρει ο Γιάννης Βρούτσης, σε συνέχεια των
πρωτοβουλιών που λαμβάνονται από την κυβέρνηση για την αντιμετώπιση της οπαδικής βίας.
Αφετέρου, η ρύθμιση για την λειτουργία μη κρατικών πανεπιστημίων που σύμφωνα με τις
προαναγγελίες στελεχών του Μεγάρου Μαξίμου πρόκειται να παρουσιαστεί μέσα στον
Δεκέμβριο και δεν υπάρχει καμία αμφιβολία ότι θα αποτελέσει μία από τις εμβληματικές
μεταρρυθμιστικές πρωτοβουλίες της κυβέρνησης.
Ακολουθήστε το Dnews στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις

https://www.dnews.gr/eidhseis/pliroforiodotis/453129/eis-ygeian-tou-metaxa-oi-galloi-to-symfono-symviosis-vodafone-public-i-yposxesi-gia-prostima-stis-trapezes-kai-ta-idiotika-panepistimia


http://www.dealnews.gr/

 Publication date: 13/12/2023 09:13

 Similar Stats ranking (Greece): 10608

 link

Tο 25ο Eτήσιο Eπενδυτικό Συνέδριο της Capital Link
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H ευνοϊκή συγκυρία για την οικονομία, οι κορυφαίες διεθνείς, αμερικανικές και εγχώριες
συμμετοχές και τα ζητούμενα
Περιεχόμενα
H ΣYΓKYPIA OI ΣYMMETOXEΣTO ROAD SHOW THΣ JP MORGAN  «Πρεμιέρα» για το 2024
στην Aθήνα
H αρχή έγινε από τη Φρανκφούρτη, με την παρουσίαση των εταιριών της μεσαίας
κεφαλαιοποίησης, η εκρηκτική συνέχεια ήρθε με το Λονδίνο και τις υπογραφές Morgan Stanley
και Mητσοτάκη και όλο το κορυφαίο ελληνικό επιχειρείν στις «επάλξεις», επόμενος σταθμός
τώρα, την ερχόμενη Δευτέρα η Nέα Yόρκη για μια γνώριμη διαδικασία σπουδαίου παρελθόντος
αλλά και προοπτικής.
Πρόκειται για το 25ο Eτήσιο Eπενδυτικό Συνέδριο της Capital Link με τη συνεργασία των NYSE
και EXAE. H Eτήσια Συνάντηση Kορυφής για την Eλληνικής Oικονομίας και τις Eπενδύσεις,
στο Metropolitan Club στην οικονομική και επιχειρηματική πρωτεύουσα του πλανήτη. Mε τον
Έλληνα πρωθυπουργό να ανοίγει τις διαδικασίες, αλλά με διαδικτυακό μήνυμα. Kαι με
συμμετοχή κορυφαίων Aμερικανών και διεθνών επενδυτών, διεθνών και ελληνικών
επιχειρήσεων, τραπεζών, οργα-νισμών, 4 Eλλήνων και 2 Aμερικανών υπουργών και 24
ελληνικών εισηγμένων.
- Advertisement -
Παράλληλα, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: Tην 25η επέτειο διοργάνωσης του
μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για την Eλλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Mε τίτλο φέτος, Accelerating Investments for Sustainable Growth. Kαι με την υποστήριξη
σπουδαίων χορηγών, ενώ η Goldman Sachs και η TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)
συμμετέχουν ως κύριοι χορηγοί.
H ΣYΓKYPIA
Tο φετινό Φόρουμ έρχεται σε μια καθοριστική περίοδο για την χώρα μας, καθώς έχει περάσει
το κατώφλι μιας νέας εποχής επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Oι ευνοϊκές πολιτικές
εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την
εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις,
αντιξοότητες και αστάθεια, η χώρα συνεχίζει την πορεία της προς τον εκσυγχρονισμό και τη
σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις.
Mε θετικούς καταλύτες το Tαμείο Aνάκαμψης, τις αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα ισχυρά
συγκριτικά πλεονεκτήματα τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, που διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία θα κινηθεί σε αξιοσημείωτο αναπτυξιακό τέμπο και τα επόμενα χρόνια. Eξ
ων και η ανάκτηση της επενδυτικής της βαθμίδας, με τη χώρα να ανοίγει νέο κεφάλαιο για
εισροές επενδυτικών κεφαλαίων, έχοντας πάντως ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή
αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων. Στο πλαίσιο αυτό, το Συνέδριο θα παρέχει μια
ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου της χώρας μας,
τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς
που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
- Advertisement -
OI ΣYMMETOXEΣ
Mεταξύ άλλων θα συμμετάσχουν οι υπουργοί Eθνικής Oικονομίας & Oικονομικών, K.
Xατζηδάκης, Yποδομών & Mεταφορών, Xρ. Σταϊκούρας, Περιβάλλοντος & Eνέργειας, Θ.
Σκυλακάκης και ο αναπληρωτής υπουργός Eθνικής Oικονομίας & Oικονομικών, N.
Παπαθανάσης. Aκόμη, οι Δ. Tσάκωνας, Γενικός Διευθυντής του OΔΔHX, M. Aργυρού,
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Πρόεδρος του ΣOE, Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής της AAΔE, ο Γ. Kοντόπουλος, CEO EXAE και
η B. Λαζαράκου, Πρόεδρος της Eπιτροπής Kεφαλαιαγοράς.
Πέρα από τις 4 ελληνικές συστημικές τράπεζες (Eθνική, Alpha Bank, Eurobank, Πειραιώς) και
την Attica Bank, στο Συνέδριο θα εκπροσωπηθούν και οι Barclays, BNP Paribas, Goldman
Sachs International, Morgan Stanley, Nomura, AXIA Ventures Group Ltd.
Oμιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των: CVC, Hotel Investment
Partners (HIP), RWE Energy Transition Investments, Thrivest Holding. 24 Eισηγμένες Eταιρίες
θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: EXAE, Aegean Airlines, Alpha
Bank, EYΔAΠ, Attica Bank, AUTOHELLAS, AVAX Group, Cosmos Health, Inc., Dimand S.A.,
Eλλάκωρ, Eurobank, ΓEK TEPNA, HELLENiQ ENERGY Holdings, Intrakat, LAMDA
Development, Motor Oil, Mytilineos, Eθνική Tράπεζα, OΠAΠ, OTE, Tράπεζα Πειραιώς,
PRODEA Investments, ΔEH, PPC, Trastor.
- Advertisement -
Tο Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς HΠA – Eλλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Eλληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων(Bουλευτές και Γερουσιαστές).
TO ROAD SHOW THΣ JP MORGAN
 «Πρεμιέρα» για το 2024 στην Aθήνα
Tο πρώτο Roadshow του 2024 για την ελληνική οικονομία και επιχειρηματικότητα θα έχει την
υπογραφή της JP Morgan. H κορυφαία αμερικανική επενδυτική τράπεζα, που συστήνει στους
πελάτες της ανεπιφύλακτα «Eλλάδα» ως τον πλέον υποσχόμενο αποδοτικό επενδυτικό
προορισμό της επόμενης περιόδου, διοργανώνει το δικό της roadshow στην Aθήνα μεταξύ 17
με 19 Iανουαρίου.
H JP Morgan σημειώνει πως θα υπάρχουν συναντήσεις της διεθνούς επενδυτικής κοινότητας
με τις διοικήσεις των εγχώριων πιστωτικών ιδρυμάτων, καθώς και με τις αντίστοιχες μεγάλων
ελληνικών επιχειρήσεων, με τους ρυθμιστές της αγοράς (TτE, TXΣ κ.α), αλλά και με
κορυφαίους κυβερνητικούς παράγοντες.
Στην εκδήλωση έχουν ήδη δηλώσει συμμετοχή οι Aegean Airlines, Alpha Bank, Eurobank,
Tράπεζα Πειραιώς, Eθνική Tράπεζα, EXAE, Tράπεζα της Eλλάδος, Tαμείο Xρηματοπιστωτικής
Σταθερότητας, Intrum, Mυτιληναίος, OΠAΠ, OTE και Payzy Wallet, Prodea Investments, Tέρνα
Eνεργειακή, με τον κατάλογο φυσικά να μεγαλώνει με την πάροδο των ημερών.
Yπόψη ότι στην έκθεση στρατηγικής της για τις αγορές CEEMEA για τη νέα χρονιά η JP
Morgan δηλώνει απερίφραστα ότι «η Eλλάδα είναι το σύνθημα για το 2024» (Greece is the
word). Σύμφωνα με το βασικό σενάριο της, το XA θα σημειώσει άνοδο 19% μέσα στο 2024.
ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΝΤΥΠΗ ΕΚΔΟΣΗ
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Ολοκληρώθηκε με επιτυχία το 25ο Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM IEFIMERIDA.GR
13/12/2023  08:35
Στo πλαίσιοτου 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum «Accelerating Investments for
Sustainable Growth» το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σεσυνεργασία μετην Capital Link
διοργάνωσαν για μια ακομα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange - «ΗμέραΕλλάδος - Αμερικής στο
Χρηματιστήριο της ΝέαςΥόρκης».
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση.
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο.
Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές
επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί
σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών
συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την Ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχων, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25thAnnualCapitalLinkInvestinGreeceForum “AcceleratingInvestmentsforSustainableGrowth”.
To ετήσιο CapitalLinkInvestinGreeceForum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελληνική
οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο
της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. JohnTuttle, ViceChairmanNYSE & PresidentNYSEInstitute του
IntercontinentalExchangeInc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις
εισηγμένες στο NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του
Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, της Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε
ότι η δέσμευση του NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και
επιχειρηματική κοινότητα της Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει
ισχυρή.
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ.
JohnTuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον ViceChairman του NYSE & President του NYSEInstitute,
IntercontinentalExchangeInc. (NYSE: ICE), κ. JohnTuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
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κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. NikosStathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BCPartners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
εταιρειών στο NYSE:
κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE: AMRC), κ. Ted Xenohristos,
Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE: CAVA) – κα. Semiramis
Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul Ferneyhough, Executive Vice
President & Chief Strategy and Commercial Officer of ELDORADO GOLD CORP.
(NYSE:EGO), κ. Ted Petrone, Vice Chairman of NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P.
(NYSE:NMM), και κα. ΌλγαΜπορνόζη, Managing Director – Capital Link, και κ. κ.
ΝικόλαοΜπορνόζη, President - Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
ΑΠΟΝΟΜΗΒΡΑΒΕΙΟΥ: «CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD»
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”, ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στονκ. JohnTuttle, ViceChairman - NYSE ; President -
NYSEInstitute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
Η ΕιδικήΕκδήλωση, “GREEK AMERICAN ISSUER DAY” διοργανώνεται τα τελευταία 19
συναπτά έτη
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«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Επί δέκα εννέα συναπτά έτη, το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital
Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση... την «ΗΜΕΡΑ ΕΛΛΑΔΟΣ - ΑΜΕΡΙΚΗΣ».
Στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργάνωσαν για ακόμη μια χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange – «Ημέρα Ελλάδος – Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης».
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, συμβάλλει στην αναβάθμιση και
προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης,
δείχνει την σταθερή υποστήριξη του Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις,
την Ελληνική Ναυτιλία και την Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί
σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών
συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανάρτησε την Ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχών, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
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εταιρειών στο NYSE:
κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE: AMRC), κ. Ted Xenohristos,
Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE: CAVA) – κα. Semiramis
Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul Ferneyhough, Executive Vice
President & Chief Strategy and Commercial Officer of ELDORADO GOLD CORP.
(NYSE:EGO), κ. Ted Petrone, Vice Chairman of NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P.
(NYSE:NMM), και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director – Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο
Μπορνόζη, President – Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ,
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
ΑΠΟΝΟΜΗ ΒΡΑΒΕΙΟΥ: «CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD»
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”, ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ. John Tuttle, Vice Chairman – NYSE – President
– NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
Η Ειδική Εκδήλωση, “GREEK AMERICAN ISSUER DAY” διοργανώνεται τα τελευταία 19
συναπτά έτη.
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"GREEK AMERICAN ISSUER DAY" στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum "Accelerating Investments for
Sustainable Growth" το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργάνωσαν για ακόμη μια χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την "GREEK
AMERICAN ISSUER DAY" at the New York Stock Exchange - "Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής στο
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης". Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση Η ενεργός
ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της
Ελλάδος σε ένα ευρύτατο επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης, δείχνει την
σταθερή υποστήριξη του Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την
Ελληνική Ναυτιλία και την Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη
πηγή άντλησης κεφαλαίων για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και...
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Πιτσιλής: 'Ερχεται εφαρμογή στα κινητά για γρήγορες πληρωμές στην εφορία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O Γ. Πιτσιλής μίλησε στο 25o Invest in Greece forum παρουσιάζοντας τις αλλαγές που έχουν
γίνει στη φορολογική διοίκηση.
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.  
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε  λειτουργία εφαρμογή  για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
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Μ. Μυρογιάννη: Μετά από δεκατρία χρόνια η Ελλάδα ανέκτησε την επενδυτική της
βαθμίδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
10.5
C
Athens
Wednesday, December 13, 2023
Just get to the point
Μ. Μυρογιάννη: Μετά από δεκατρία χρόνια η Ελλάδα ανέκτησε την επενδυτική της βαθμίδα
13/12/2023
Η γενική γραμματέας Διεθνών Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας του υπουργείου
Εξωτερικών και πρόεδρος του ΔΣ της Enterprise Greece, Μάιρα Μυρογιάννη, κατά τη
συμμετοχή της στο 25ο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» στη Νέα Υόρκη
μίλησε για τις άριστες επιδόσεις της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση του ονομαστικού ΑΕΠ,
καθώς και για τη γεωπολιτική σταθερότητα και τη μετατροπή της χώρας σε ενεργειακό κόμβο
που έκαναν τη χώρα μας ανθεκτική. 
Η κυρία Μυρογιάννη στην εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην
Ελλάδα: φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα», αναφέρθηκε στην ανάκτηση από την
Ελλάδα της επενδυτικής βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η
χώρα βρίσκεται σε αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο,
γεγονός που προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές
προοπτικές, δηλαδή εισροές και άμεσες ξένες επενδύσεις. Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια
της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη. Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές
προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι με δεδομένη την επιτυχημένη πορεία της
οικονομικής ανάκαμψης και το φιλο-επενδυτικό περιβάλλον στη χώρα μας η Ελλάδα αποτελεί
έναν ιδανικό προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη
σταθερότητα του φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού
παραδείγματος σε πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
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V+O: Τα παίρνει και από AVAX και από Mytilineos
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Εκεί στο Capital Link της Νέας Υόρκης.  
Στο οποίο βρέθηκε ο κύριος Χρήστος Ιωάννου. Θα ήταν φρόνιμο για τα συμφέροντα του, να
ρωτήσει τους αμερικανούς που αποτελούν τους ηγέτες του lobbying. Η αντίστοιχη τοπική V+O
δουλεύει ταυτόχρονα, ας χρησιμοποιήσουμε ως παράδειγμα έναν άλλο κλάδο, τον
φαρμακευτικό, για τους δύο μεγάλους ανταγωνιστές της αμερικανικής βιομηχανίας την
McKesson και την Amerisource Bergen; Διανοείστε ότι αυτό μπορεί να συμβαίνει; Αυτά
γίνονται μόνο σε αυτή την σοβαρή χώρα που λέγεται Ελλάς.
Μόνο εδώ το πρωί ο ΘουΒου είναι σύμβουλος του Μυλωνά και το απόγευμα του Χρηστάρα.
Μόνο εδώ τα μισά στελέχη της V+O δουλεύουν στο ένα γραφείο για την AVAX και τα άλλα μισά
στο διπλανό ή άντε στο παραδιπλανό για τον ανταγωνιστή του Mytilineos.
Και η πλάκα είναι ότι όλοι εμφανίζονται ευχαριστημένοι.  
Υ.Γ. Φαντάζομαι ότι η καλή εταιρεία θα συμπεριλάβει στην σημερινή αποδελτίωση του Τύπου
το σχόλιο μου και θα το προωθήσει στον κ. Ιωάννου. 

https://1voice.gr/v-o-ta-pairnei-kai-apo-avax-kai-apo-mytilineos/


https://www.onlarissa.gr/

 Publication date: 13/12/2023 08:33

 Similar Stats ranking (Greece): 124

 link

Wall Street: «Ημέρα Ελλάδας – Αμερικής» προς τιμήν της χώρας μας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η ελληνική σημαία αναρτήθηκε στη Wall Street την Τρίτη 12 Δεκεμβρίου στo πλαίσιο του 25th
Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable Growth”
όπου το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link διοργάνωσαν για
μια ακόμα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK AMERICAN
ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange – «Ημέρα Ελλάδος – Αμερικής στο
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης».
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση.
Βρήκε ανοδική διέξοδο η Wall Street
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Εκδήλωση
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχών, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
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εταιρειών στο NYSE:
κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE: AMRC), κ. Ted Xenohristos,
Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE: CAVA) – κα. Semiramis
Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul Ferneyhough, Executive Vice
President & Chief Strategy and Commercial Officer of ELDORADO GOLD CORP.
(NYSE:EGO), κ. Ted Petrone, Vice Chairman of NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P.
(NYSE:NMM), και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director – Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο
Μπορνόζη, President – Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
Απονομή βραβείου: «Capital Link Hellenic Appreciation Award
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”, ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ. John Tuttle, Vice Chairman – NYSE ; President
– NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
Πηγή: ot.gr
Ακολουθήστε το onlarissa.gr στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Ελάτε στην ομάδα μας στο viber για να ενημερώνεστε πρώτοι για τις σημαντικότερες ειδήσεις
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AVAX Group: Flagship projects to attract further investments
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
AVAX Group  participated in the 25th Annual Capital Link Investment Conference “Accelerating
Investments for Sustainable Growth.”
The Group’s president, Christos Ioannou, outlined the progress made, the planning and
implementation of…
AVAX Group: Flagship projects to attract further investments – Η ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ
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Όμιλος ΑΒΑΞ: Δυναμικό «παρών» στο επενδυτικό συνέδριο της Capital Link
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στην ετήσια συνάντηση κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις, ο πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο ετήσιο επενδυτικό συνέδριο της Capital
Link «Accelerating Investments for Sustainable Growth/Επιταχύνοντας τις Επενδύσεις για τη
Βιώσιμη Ανάπτυξη» με τη συμμετοχή του προέδρου του Ομίλου Χρήστου Ιωάννου στη
συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών
στην Ελλάδα - Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια συνάντηση κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις, ο πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Η Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη
Ο Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ, όπου η ΑΒΑΞ έχει
δυναμική παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ
αυτών, η Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW),
η κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (Fly Over), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.)που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος - Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κος Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ, που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου - Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος.
Τέλος, αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του Ιδρύματος Σταύρος
Νιάρχος(προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o Χρήστος Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου.
Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους,
υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη
διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη
αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο» πρόσθεσε.
Ακολουθήστε το xronos.gr στο Google News
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AVAX Group: Flagship projects to attract further investments
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
The Group's president, Christos Ioannou, outlined the progress made, the planning and
implementation of key projects that will leave a significant mark on the economy, employment,
sustainable development and innovation.
AVAX Group  participated in the 25th Annual Capital Link Investment Conference “Accelerating
Investments for Sustainable Growth.”
The Group’s president, Christos Ioannou, outlined the progress made, the planning and
implementation of key projects that will leave a significant mark on the economy, employment,
sustainable development and innovation. Focusing on AVAX Group’s leadership position, he
noted: “Having the highest contracted backlog of projects in its history totaling 3.2 billion euros,
AVAX Group is leading the development of flagship projects that will attract even greater
investment, leading the country to a better future.”
Ioannou participated in the discussion held, entitled “Upgrading the Infrastructure and the
Network Transport in Greece – Investment Opportunities.”
Ioannou referred to the 1.5-billion-euro landmark projects where AVAX has a dynamic
presence and which place Greece on the global investment map. Among them, Mintia
Combined Cycle Power in Romania (673.5 million euros, 1,750MW power), the construction of
the New Eastern Ring Road of Thessaloniki (FlyOver, 370 million euros, 13.5 km long) which is
being implemented by the AVAX-Mytilineos joint venture, and the construction of the Bralos –
Amfissa road axis (285.5 million euros, 24 km long). Projects that, as he noted, are added to
the 1-billion-euro station projects already implemented by AVAX and are changing the image of
the capital. Among them, Line 4 Veikou-Goudi of the Athens metro, and the first infrastructure
phase of The Ellinikon, where the Group implements projects such as the undergrounding of
part of Poseidonos Avenue. Finally, Ioannou referred to the construction of the three hospitals
of the Stavros Niarchos Foundation (with a budget of 443 million euros).
Stressing the importance of timely completion of projects with a healthy profit margin, he
emphasized transparency, open communication and prompt decision-making to ensure fair
and timely payment. “A sense of urgency and quick decision-making is key for both the client
and the contractor,” Ioannou noted.
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Χρηματιστήριο Αθηνών: «Ημέρα Ελλάδας – Αμερικής» στη Wall Street
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ειδική εκδήλωση προς τιμήν της Ελλάδας στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης
Η ελληνική σημαία αναρτήθηκε στη Wall Street την Τρίτη 12 Δεκεμβρίου στo πλαίσιο του 25th
Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable Growth”
όπου το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link διοργάνωσαν για
μια ακόμα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK AMERICAN
ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange – «Ημέρα Ελλάδος – Αμερικής στο
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης».
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Εκδήλωση
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχών, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
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εταιρειών στο NYSE:
κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE: AMRC), κ. Ted Xenohristos,
Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE: CAVA) – κα. Semiramis
Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul Ferneyhough, Executive Vice
President & Chief Strategy and Commercial Officer of ELDORADO GOLD CORP.
(NYSE:EGO), κ. Ted Petrone, Vice Chairman of NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P.
(NYSE:NMM), και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director – Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο
Μπορνόζη, President – Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
Απονομή βραβείου: «Capital Link Hellenic Appreciation Award
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”, ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ. John Tuttle, Vice Chairman – NYSE ; President
– NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Εξάρχου: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.  
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών. 
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. 
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε. 
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. 
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Τι μήνυμα εκπέμπει το νέο υψηλό έτους στη Wall Street και γιατί έδωσαν... ρέστα
Μυτιληναίος και Εξάρχου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Share
Facebook
Twitter
LinkedIn
Pinterest
Email
Μεγάλη μέρα η χθεσινή για το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, καθώς ο βιομηχανικός δείκτης
Dow Jones κατέγραψε το τρίτο υψηλότερο κλείσιμο στην ιστορία του, με φόντο την υποχώρηση
του πληθωρισμού στο 3,1% το Νοέμβριο, αλλά και τις αποφάσεις της FED για τα επιτόκια στη
σημερινή συνεδρίαση.
Γράφει ο Λουκάς Γεωργιάδης
Ο Dow έκλεισε με άνοδο 0,48% και διαμορφώθηκε στις 36.577,94 μονάδες, μια ανάσα από το
ιστορικό υψηλό των 36.799,65 μονάδων που είχε σημειώσει στις 4 Ιανουαρίου του 2022. Ο
S&P 500 ενισχύθηκε κατά 0,46% και διαμορφώθηκε στις 4.643,70 μονάδες, ενώ ο δείκτης των
εταιρειών υψηλής τεχνολογίας Nasdaq ενισχύθηκε κατά 0,70% και έπιασε τις 14.533,40
μονάδες. Οι χρηματιστηριακές προοπτικές προδιαγράφονται θετικές καθώς τα
μακροοικονομικά δεδομένα παρουσιάζουν συνεχή βελτίωση.
Τα στοιχεία για τον πληθωρισμό δεν επεφύλαξαν κάποια έκπληξη και οι επενδυτές
εμφανίζονται σίγουροι ότι η περιπέτεια έχει τελειώσει, οπότε θα αρχίσει ο πτωτικός κύκλος των
επιτοκίων. Τα επιτόκια στις ΗΠΑ παραμένουν στο υψηλότερο επίπεδο από το 2001, μετά τα
όσα είχαν επακολουθήσει λόγω της κατάρρευσης των "Δίδυμων Πύργων". Το κόστος του
χρήματος στις ΗΠΑ διατηρείται στο 5,25%-5,50% και οι αγορές εκτιμούν ότι εδώ βρίσκεται το
"ταβάνι". Το 2024 θα είναι έτος αποκλιμάκωσης, τόσο στις ΗΠΑ όσο και στην Ευρώπη, ενώ το
ζητούμενο είναι η ρητορική του επικεφαλής της FED, Τζερόμ Πάουελ, σχετικά με το
χρονοδιάγραμμα. Αυτό που θέλουν να ακούσουν οι αγορές είναι η έναρξη του πτωτικού
κύκλου των επιτοκίων μέσα στο α΄ τρίμηνο του έτους.
Αύριο αναμένουμε και τη συνεδρίαση της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας, όπου εκφράζεται
η αισιοδοξία ότι η επικεφαλής, Κριστίν Λαγκάρντ, αναμένεται να δώσει ένα πιο καθαρό στίγμα,
σχετικά με την πορεία αποκλιμάκωσης των επιτοκίων. Έχουμε πιάσει το ιστορικό υψηλό από
τότε που τέθηκε σε κυκλοφορία το ευρώ και ήρθε η ώρα, μετά από δύο δύσκολα χρόνια, λόγω
της ρωσικής εισβολής στην Ουκρανία, να γυρίσει το... ματς! Και θα γυρίσει...
Χρονιά των ευρωπαϊκών μετοχών το 2024, υποστηρίζει η Citigroup
Ο έλεγχος των πληθωριστικών τάσεων και το σήμα για αποκλιμάκωση των επιτοκίων,
καθιστούν τις μετοχές πιο ελκυστικές και μάλιστα, σύμφωνα με τη Citigroup, το 2024, ειδικά οι
ευρωπαϊκοί τίτλοι θα βρεθούν σε ιστορικά υψηλά.
H αμερικανική επενδυτική τράπεζα προβλέπει ότι ο πανευρωπαϊκός δείκτης Stoxx 600 θα
βρεθεί το 2024 σε επίπεδο-ρεκόρ (στις 510 μονάδες), καθώς τα επιτόκια κορυφώνονται και τα
καλύτερα από τα αναμενόμενα αποτελέσματα της κερδοφορίας των επιχειρήσεων θα
στηρίξουν τις μετοχές. Η Citigroup εντοπίζει σημαντικό discount (έκπτωση) των ευρωπαϊκών
μετοχών έναντι των αμερικανικών, που είναι το μεγαλύτερο των τελευταίων 30 ετών και
φαντάζει ως ιδιαιτέρως υπερβολική. Μάλιστα, παραθέτει και ένα ιστορικό στοιχείο, σύμφωνα με
το οποίο οι ευρωπαϊκές μετοχές κινούνται συνήθως υψηλότερα στους 12 μήνες μετά το
ξεκίνημα των κύκλων χαλάρωσης της νομισματικής πολιτικής και του τέλους των μειώσεων
των επιτοκίων της ΕΚΤ και της Fed. Ωστόσο, συστήνει στους επενδυτές να μην τρέχουν πίσω
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από το "ράλι" των μετοχών, αλλά να περιμένουν να τοποθετηθούν σε πτωτικές συνεδριάσεις.
Σύμφωνα με τη Citigroup, τέσσερα είναι τα βασικά stories των αγορών για την επόμενη χρονιά.
Το ένα αφορά την κορύφωση των επιτοκίων, το δεύτερο αφορά στην επιβράδυνση των κερδών
ανά μετοχή, το τρίτο σχετίζεται με τη δημοσιονομική πολιτική της Κίνας, η οποία θα είναι
επεκτατική και θα επιταχύνει την ανάπτυξη, ενώ το τέταρτο σχετίζεται με τις εταιρικές κινήσεις,
καθώς εκτιμάται ότι οι εξαγορές θα είναι σημαντικά μειωμένες την επόμενη χρονιά. Σημειώνεται
ότι η αμερικανική τράπεζα έχει στρέψει τη στρατηγική της προς τις κυκλικές μετοχές και τους
κλάδους, καθώς και στις μετοχές που θα φέρουν ανάπτυξη. Δείχνει δε προτίμηση σε
Πληροφορική και Πρώτες Ύλες, ενώ αναβαθμίζει τα "χαρτιά" των υπηρεσιών υγείας.
υποβαθμίζει την αυτοκινητοβιομηχανία και ακολουθεί πιο προσεκτική τακτική για τους κλάδους
των καταναλωτικών προϊόντων και των υπηρεσιών κοινής ωφέλειας.
Αναμφίβολα, αν "τρέξει" το θετικό story των ευρωπαϊκών μετοχών, τότε αυτό θα είναι
εξαιρετικά σημαντικό και για το Χρηματιστήριο Αθηνών. Η Ελλάδα αποτελεί ένα πολύ δυνατό
success story και τα νέα που έρχονται από τη Νέα Υόρκη, στο πλαίσιο του 25ου Ελληνικού
Επενδυτικού Φόρουμ, είναι πολύ ενθαρρυντικά και άκρως συναρπαστικά..
Πρόσκληση Χατζηδάκη σε αμερικανικούς κολοσσούς να έρθουν στην Ελλάδα
Με τη φάση ότι "δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια", ο
υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, έστειλε το μήνυμα σε
μεγάλους αμερικανικούς κολοσσούς να αναλάβουν... δράση και να τοποθετηθούν στρατηγικά
στο ελληνικό success story.
Το ενδιαφέρον που δείχνουν τα στελέχη αμερικανικών επενδυτικών τραπεζών και funds για το
25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη είναι εντυπωσιακό
και σίγουρα συνδέεται με το γεγονός ότι η Ελλάδα έχει αλλάξει... πίστα, λόγω της επιστροφής
στην επενδυτική βαθμίδα. Τα ελληνικά ομόλογα από την 01/01/2024 μπαίνουν σε διεθνείς
δείκτες και με βάση το ισχυρό αναπτυξιακό story και τις υψηλές προσδοκίες για ταχεία
αποκλιμάκωση του χρέους, αποτελούν μία από τις top επιλογές. Ο Κ. Χατζηδάκης τόσο στην
ομιλία του όσο και στις συναντήσεις που είχε, ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας, την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων,
καλώντας Αμερικανούς και άλλους ενδιαφερόμενους να ποντάρουν στην Ελλάδα, όπου γίνεται
μια επανάσταση της κοινής λογικής".
Πάμε στη σημειολογία τώρα. Παρόντες στην ομιλία του υπουργού ήταν ο πρώην πρέσβης των
ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν υφυπουργός Ενέργειας Τζέφρι Πάιατ και ο δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds. με τα οποία συζήτησε τις προοπτικές
της ελληνικής οικονομίας. Τα στελέχη προέρχονταν από τους οίκους Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας. Άρα, η παρουσία των
κεφαλών του οικονομικού επιτελείου, αλλά και των προκατόχων στο υπουργείο Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών, δείχνει την οργάνωση της ελληνικής πλευράς, η οποία θέλει να
αξιοποιήσει όλα τα ατού και τις γνωριμίες στις ΗΠΑ. Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ.
Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του CNN Richard Quest, τονίζοντας
τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν
την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Οι επαφές με τους επενδυτικούς κολοσσούς αποτελούν προπομπό για μεγάλες επενδύσεις
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στη χώρα μας, ιδίως τώρα, που η Ελλάδα έχει ανακτήσει την επενδυτική βαθμίδα. Ελληνικά
ομόλογα, μετοχές, ακίνητα και άλλα περιουσιακά στοιχεία είναι σίγουρο ότι θα αποτελέσουν
πόλο έλξης των μεγαλύτερων επενδυτικών σχημάτων του πλανήτη. Άρα, τα καλύτερα είναι
μπροστά μας...
Μυτιληναίος και Εξάρχου στέλνουν μηνύματα και δίνουν... ρέστα
Οι παρεμβάσεις και οι τοποθετήσεις των δύο εγνωσμένου κύρους και εμβέλειας
επιχειρηματιών, του Ευάγγελου Μυτιληναίου και του Αλέξανδρου Εξάρχου, έχουν εξαιρετικό
ενδιαφέρον για τις αγορές και πάντα συζητιούνται.
Ο Ευάγγελος Μυτιληναίος, εξαιρετικός γνώστης των ενεργειακών εξελίξεων, έστειλε για ακόμη
μία φορά το μήνυμα του προς την Ευρώπη ότι θα βρεθεί σύντομα αντιμέτωπη με τα αδιέξοδα
της, αλλά έσταζε... μέλι για την ελληνική οικονομία, δηλώνοντας αισιόδοξος και σίγουρος για τις
θετικές προοπτικές της. Ο κ. Μυτιληναίος επεσήμανε τη νέα περίοδο στην οποία έχει περάσει η
χώρα, κάτι που εμμέσως πλην σαφώς πιστώνεται στον πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη και
στη Νέα Δημοκρατία.
Στο ίδιο μήκος κύματος και ο Αντιπρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat και μέτοχος
της Thrinvest, Αλέξανδρος Εξάρχου, o οποίος από τη Νέα Υόρκη έκανε λόγο για την καλύτερη
περίοδο των τελευταίων 50 ετών στην Ελληνική οικονομία, καθώς το πολιτικό περιβάλλον είναι
σταθερό και η κυβέρνηση ασκεί φιλοεπενδυτική πολιτική. Επιπλέον, έστειλε το μήνυμα ότι ο
στόχος για τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα με τη σύμπραξη της Attica Bank και της
Παγκρήτιας "τρέχει" με γοργούς ρυθμούς και μέσα στο 2024, θα έρθουν τα καλύτερα.
Επιπλέον, η Intrakat αναμένεται να προσθέσει έως και 1,5 δισ. ευρώ στο ήδη υπάρχον
ανεκτέλεστο των έργων της, οπότε αναμένεται να φτάσει στα 6 δισ. ευρώ.
Μυτιληναίος και Εξάρχου δίνουν ρέστα για την Ελλάδα και αυτό φάνηκε πολύ έντονα με τις
τελευταίες παρεμβάσεις τους. Γιατί αυτοί ξέρουν και κυρίως είναι από αυτούς που δεν
πρόκειται να χαριστούν, αν τα πράγματα δεν βρίσκονται στη σωστή πορεία. Ειρήσθω εν
παρόδω, χθες ο Όμιλος Mytilineos ανακοίνωσε συνεργασία με τη Grid Solutions της GE
Vernova για την ανάληψη σύμβασης ύψους 1 δισ. στερλινών, που έχει ως αντικείμενο την
πρώτη υποθαλάσσια διασύνδεση υψηλής μεταφορικής ισχύος στην ανατολική ακτή του
Ηνωμένου Βασιλείου.
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Hatzidakis: Opportunities in Greece for US investors
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Newsroom
National Economy and Finance Minister Kostis Hatzidakis urged more investors from the
United States to invest in Greece, in his speech on Monday at the 25th Invest in Greece forum
organized by Capital Link in New York. 
The minister outlined the positive prospects of the Greek economy, noting the spectacular
increase in exports and direct foreign investments. He also pointed to the higher growth in
comparison with the rest of the eurozone, at a rate that is expected to continue in the coming
years. 
“We have a unique opportunity in Greece today,” Hatzidakis said. “On the one hand, we have
the right blend of economic policy that brings results and, on the other, we have political
stability and a clear mandate to change the country. We are determined to succeed in this
historic mission,” he added.
Among those present during the minister’s speech at the forum were the former US
ambassador to Greece and current Assistant Secretary of State for Energy Resources
Geoffrey Pyatt and the billionaire and major investor John Paulson. 
Hatzidakis also held a series of meetings with senior executives from investment banks and
investment funds. 
The minister discussed the prospects of the Greek economy and energy issues with Pyatt. He
further met with representatives of the firms Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset
Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners,
Consilience Capital, Αmbrosia Capital and Barclays.
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Ένα μνημόνιο ουσίας – Τι θα αλλάξει με τον SSM - Η τεχνολογία δίνει και πάλι λυση
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Επενδυτικό κάλεσμα από τη Νέα Υόρκη
Αποστολή εξετελέσθη. Κατ΄ αυτόν τον τρόπο θα μπορούσε κάποιος να αποτιμήσει την
παρουσία του οικονομικού επιτελείου στην Νέα Υόρκη και στο 25ο Invest in Greece forum της
Capital Link. Παρόντες ήταν εκπρόσωποι όλων των μεγάλων διεθνών επενδυτικών οίκων,
μεγαλοεπενδυτές όπως ο John Paulson, αλλά και ο πρώην Πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα
και τώρα Υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, Goeffrey Pyatt. Ενώπιων όλων
αυτών των σημαινόντων προσωπικοτήτων, ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών
Κωστής Χατζηδάκης παρουσίασε την αλματώδη πρόοδο που έχει πετύχει η ελληνική οικονομία
τα προηγούμενα έτη αλλά και τις θετικές προοπτικές της χώρας, απευθύνοντας πρόσκληση και
σε άλλους επενδυτές για να την εμπιστευτούν και να επενδύσουν σε αυτή.
«Σε καμία περίπτωση δεν θα σπαταλήσουμε τις θυσίες των Ελλήνων και την πρόοδο που
έχουμε κάνει τα τελευταία χρόνια. Θα συνεχίσουμε με ακόμα μεγαλύτερη αποφασιστικότητα
στο δρόμο των μεταρρυθμίσεων» επεσήμανε σε συνέντευξή του στο CNN ο ΥΠΕΘΟ, Κωστής
Χατζηδάκης, διαμηνύοντας παράλληλα ότι η χώρα μας έχει αφήσει οριστικά πίσω της τα
δύσκολα χρόνια της κρίσης της προηγούμενης δεκαετίας.
Ένα μνημόνιο ουσίας
To γεγονός πως οι σύλλογοι εργαζομένων της Alpha Bank και της UniCredit υπέγραψαν
μνημόνιο συνεργασίας καταγράφει το γεγονός α) πως ο σύλλογος εργαζομένων της Alpha
Bank είναι σοβαρός και όχι διακοσμητικός και έχει εξελίξει το συνδικαλισμό β) πως η
συνεργασία μεταξύ των δύο πιστωτικών ιδρυμάτων έχει ρίζες γ) τα καλά αποτελέσματα
ξεκινούν από τη συνεργασία των εργαζομένων και τότε λειτουργούν ευεργετικά και προς τις
διοικήσεις.
Από 1/1/24 νέες εκδόσεις ομολόγων
Θα ξεκινήσουν οι εκδόσεις ομολόγων την ερχόμενη χρονιά τόσο από τις τράπεζες όσο και από
τις εισηγμένες εταιρίες. Να θεωρήσουμε σίγουρο πως θα γίνει μια αναχρηματοδότηση tier 2
από την Τράπεζα Πειραιώς και επίσης αναμένεται ένα retail bond από την Intralot.
Τι θα αλλάξει με τον SSM
Την άποψη πως θα επιτρέψει ο SSM την πώληση δανείων που έχουν εξυγιανθεί από τους
servicers στις τράπεζες εκφράζουν ολοένα και περισσότερο οι servicers. Ζητούμενο είναι τα
δάνεια να βρίσκονται σε κατάσταση υγείας επί μακρόν πάνω δηλαδή από διετία. Ωστόσο ο
SSM μέχρι τώρα όχι απλώς δεν επιτρέπει αλλά ούτε καν δέχεται σχετική συζήτηση. Τι θα
αλλάξει; Θα πρέπει να υπερασπιστεί το συμφέρον των τραπεζών που θα αυξήσουν τα ενήμερα
δάνειά τους αλλά και των servicers που θα προβούν σε σοβαρές ανακτήσεις ενώ θα έχει
ελαχιστοποιηθεί ο σχετικός κίνδυνος.
Προς την έξοδο η Καρέλιας;
Σε μια εταιρία που η διασπορά είναι της τάξεως του 5% και μπορεί στην πραγματικότητα
λιγότερη η αγορά μετοχών από βασικό μέτοχο αποκτά ενδιαφέρον. Ειδικά όταν υποτίθεται
(μόνο εξαγγελίες έως τώρα) ότι οδηγούμαστε υποχρέωση των εισηγμένων να αυξήσουν τη
διασπορά. Ο λόγος για την Καρέλιας που ο Διευθύνων Σύμβουλος προχώρησε χθες σε αγορές
μετοχών δημιουργώντας το εύλογο ερώτημα αν η Μεσσηνιακή Βιομηχανία τσιγάρων πάει να
προλάβει την έξοδο πριν την προλάβει ο κ. Κοντόπουλος.
Το «στέρεο» επενδυτικό προφίλ της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ
Προχτές το insider.gr αναφέρθηκε εκτενώς στα όσα σημείωσε ο κ. Μ. Μουστάκας, το
υψηλόβαθμο στέλεχος της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, αλλά η στήλη επανέρχεται σήμερα γιατί ο Γενικός
Διευθυντής Επιχειρηματικής Ανάπτυξης και Εκτελεστικό Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου του
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ομίλου, επί της ουσίας σκιαγράφησε, μεταξύ άλλων, και το προφίλ του γκρουπ ως επενδυτή. Τι
εννοούμε; Όπως σημείωσε, η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, δεν μπορεί να αντιμετωπίζεται ως… «επιπόλαιος ή
ευκαιριακός παίχτης». Διαθέτει την πιο έμπειρη, σταθερή και πολυπληθή στελεχιακή ομάδα
στον κλάδο των υποδομών, ικανή να κοστολογήσει με ακρίβεια και σύνεση τις υποδομές που
διεκδικεί, λειτουργεί με αποδοτικό τρόπο χρόνια τώρα έργα παραχωρήσεων όπως η Νέα και η
Κεντρική Οδός, άρα διαθέτει την απαραίτητη εξειδίκευση για να αξιοποιήσει στο μέγιστο
αυτοκινητοδρόμους όπως η Αττική και η Εγνατία Οδός, έχει βαθιά γνώση χρηματοδότησης
πολύπλοκων projects στην Ελλάδα και το εξωτερικό, αποδεδειγμένες δυνατότητες άντλησης
κεφαλαίων από τις αγορές. Αλλά και έχει άριστες σχέσεις με το ελληνικό τραπεζικό σύστημα,
διατηρώντας μάλιστα, ως γνωστόν, το σύνολο της ρευστότητάς του στην Ελλάδα κατά τη
διάρκεια της οικονομικής κρίσης. Κατά συνέπεια, έχει αναπτύξει μία αμοιβαία επωφελή σχέση
εμπιστοσύνης με τις ελληνικές τράπεζες που βασίζεται «στην ποιότητα του management, το
track record αυτού, καθώς και την εξαιρετικά ισχυρή χρηματοοικονομική κατάσταση και τις
προοπτικές του Ομίλου. Ως αποτέλεσμα, η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ μπορεί να είναι πολύ πιο επιλεκτική
στις επενδύσεις της, αλλά και πολύ πιο ανταγωνιστική στις προσφορές της, άρα και πιο
επιτυχημένη», κατέληξε ο ίδιος επί του θέματος.
Η Mytilineos, ο ΒΟΑΚ και το τοπίο στα έργα
Για μια μελετημένη προσφορά, σε πολύ ανταγωνιστική τιμή, για την παραχώρηση του ΒΟΑΚ
που είναι ένα πάρα πολύ μεγάλο και εξαιρετικά δύσκολο έργο, έκανε λόγο ο ισχυρός άνδρας
της Μυτιληναίος, μιλώντας χτες σε επιχειρηματικό συνέδριο. Βέβαια, η προσφορά έχει γίνει σε
συνεργασία με την ΕΛΛΑΚΤΩΡ (Ακτωρ Παραχωρήσεις), και όπως είπε ο κ. Ευ. Μυτιληναίος,
«περιμένουμε να ανοίξουν οι προσφορές και να προχωρήσει το έργο», όπως βέβαια το ίδιο
αναμένουν και στην αγορά αλλά και στις τάξεις των υπόλοιπων διεκδικητών,. Γιατί όπως είπε
και ο κ. Μυτιληναίος, «απασχολεί τον πρωθυπουργό και λόγω Κρήτης, αλλά έχει ευαισθησία
να προχωρήσουν όλα τα κατασκευαστικά έργα». Πάντως, γενικότερα για τις καθυστερήσεις
στα έργα ή το ευρύτερο περιβάλλον σημείωσε ότι «είναι ένα θέμα που απασχολεί πάρα πολύ
και τον πρωθυπουργό γιατί αντιλαμβάνεται ότι έχουν δοθεί σχεδόν 15 δισ. ευρώ σε έργα όλων
των ειδών (δημόσια, παραχωρήσεις, ΣΔΙΤ), αλλά είναι κολλημένα. Και περιμένει την εκκίνηση
τους για να διαχυθεί όλη αυτή η δραστηριότητα στην οικονομία. Δυστυχώς υπάρχουν
προβλήματα. Θέλει μεγάλη προσοχή και μεγάλη ένταση προσπάθειας για να εκκινήσουν οι
μεγάλες και οι μικρές κατασκευές. Είναι μεγάλο θέμα για την οικονομία. Σήμερα, λείπουν 200
χιλιάδες εργαζόμενοι στον κατασκευαστικό τομέα. Ακόμα δεν έχει ληφθεί κάποιο μέτρο. Η
ρευστότητα των εταιρειών είναι, επίσης, θέμα, διότι και το κράτος καθυστερεί να πληρώσει. Τα
όρια των εταιρειών έχουν σε μεγάλο βαθμό εξαντληθεί από τις εγγυητικές. Όταν έρχεται η ώρα
της πραγματοποίησης, υπάρχει θέμα με τη ρευστότητα».
Πού στοχεύει η Intrakat για τη συνέχεια
Σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση περαιτέρω
συμβάσεων ΣΔΙΤ και Παραχωρήσεων, στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να
διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το μέλλον, στοχεύει η Intrakat. Όπως ανέφερε ο
επικεφαλής του ομίλου, Αλ. Εξάρχου από τη Νέα Υόρκη (σε διεθνές συνέδριο), η εταιρεία θα
επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας
αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο
συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6 δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον
διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου
ΑΠΕ, μιλώντας με στρατηγικούς εταίρους και ελπίζοντας να φτάσει σε συμφωνία μαζί τους το
επόμενο διάστημα.
EBITDA 240 εκατ. από ΑΠΕ
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Μια και ο λόγος για Intrakat, όπως ανέφερε χτες ο CFO του ομίλου, Κ. Αδαμόπουλος (συνέδριο
OT), το γκρουπ έχει άδειες για 2,8GW, δηλαδή υπάρχει εκτεταμένο πρόγραμμα έως το τέλος
της 10ετίας, που μεταφράζεται σε επενδύσεις άνω του 1 δισ. ευρώ και μπορεί να εισφέρει 240
εκατ. ευρώ EBITDA στον όμιλο. Το project στις ΑΠΕ αποτελεί «στοίχημα» για το γκρουπ, που
κοιτάζει βέβαια για χρηματοδοτήσεις και συνεργασίες, πέρα από εξαγορές. Επίσης, η Intrakat
εστιάζει και σε άλλους τομείς ενέργειας, όπως η αποθήκευση (κέρδισε πρόσφατα και
διαγωνισμό για 100MW) ή άλλες νέες τεχνολογίες.
Πάει για υπερκάλυψη το ομόλογο της Ideal
Παραπάνω από ικανοποιητική φαίνεται να είναι, τουλάχιστον με τα μέχρι χτες δεδομένα, η
ζήτηση για την εταιρική ομολογιακή έκδοση έως 100 εκατ. ευρώ της Ideal Holdings, όπως
αναφέρουν πηγές της τραπεζικής και χρηματιστηριακής αγοράς. Υπενθυμίζεται ότι η
προσφορά ολοκληρώνεται σήμερα αλλά αν συνεχιστεί το ίδιο ενδιαφέρον που καταγράφηκε το
προηγούμενο διήμερο από θεσμικά και ιδιωτικά χαρτοφυλάκια, τότε ίσως και να έχουμε
υπερκάλυψη, κατά 1,5 φορά αν και αυτό θα φανεί από τις επίσημες ανακοινώσεις. Όσο για την
απόδοση (επιτόκιο), η εισηγμένη στόχευε σε κάτω του 6% και πέριξ του 5,5% αλλά και αυτό θα
φανεί. Σε κάθε περίπτωση, η Ideal θα «σηκώσει» 100 εκατ. (όχι περισσότερα) και αν μη τι άλλο
η πρώτη τέτοια «γνωριμίας» της με το επενδυτικό κοινό δείχνει να στέφεται με επιτυχία.
Mega παρεμβάσεις 3,5 δισ. από ΤΑΙΠΕΔ - PPF
Έργα και παρεμβάσεις ύψους 900 εκατ. ευρώ προωθεί το ΤΑΙΠΕΔ, μέσω της μονάδας PPF,
για λογαριασμό του ΥΠΕΝ, όπως ανέφερε χτες στο πλαίσιο συνεδρίου ο Εντεταλμένος
Σύμβουλος του Ταμείου, Π. Σταμπουλίδης. Εξ αυτών, έργα μισού δις ευρώ αφορούν σε
καθαρισμό των δασών, άνοιγμα αντιπυρικών ζωνών ή και αντιδιαβρωτικά έργα, ενώ έπονται
και άλλα projects άνω των 300 – 400 εκατ., όπως η ανάπτυξη τεχνικών υποδομών ανάπτυξης
Φωτοβολταϊκών συστημάτων βιομηχανίες για αυτοπαραγωγή, συνοδευόμενα εν δυνάμει από
συστήματα αποθήκευσης, η υποστήριξη ενεργειακών κοινοτήτων Δήμων σχετικά με την
παραγωγή ηλεκτρικής ενέργειας από ΑΠΕ για κάλυψη αναγκών κατανάλωσης, το «Αλλάζω
συσκευή». Επίσης έπεται για το mega project Antinero III. Γενικότερα, η πολιτεία ανέθεσε στο
ΤΑΙΠΕΔ έργα 3,5 δισ. ευρώ, τα οποία θα πρέπει να ολοκληρωθούν έως το τέλος του 2025.
Προφανώς, ο επικεφαλής της μονάδας PPF αναφέρθηκε στις δομές υγείας, το πρόγραμμα
Υγείας, τις παρεμβάσεις στην Αθηναϊκή Ριβιέρα (δύσκολος στον συντονισμό για τους δήμους
που έδιναν εκτάσεις για πεζόδρομο/ποδηλατόδρομο), τις λιμενικές υποδομές κ.α. Για το δε
ΟΑΚΑ σύντομα θα έρθουν διαγωνισμοί που θα προετοιμάζουν την αποκατάσταση, ενώ
υπάρχουν πόροι για να παραδοθεί εκ νέου το ανακαινισμένο συγκρότημα. Προφανώς δε,
μίλησε για τα Βιομηχανικά Πάρκα (αξιολόγηση φακέλων και σύντομα ένταξη πάρκων σε
χρηματοδότηση), ενώ κάλεσε τις μικρομεσαίες τεχνικές εταιρείες να συμμετέχουν στους
διαγωνισμούς καθώς αναγεννιούνται μέσω αυτών. Και μεταξύ άλλων, «άφησε ανοιχτό» το
θέμα να δούμε και άλλες κινήσεις αλά HelleniQ Energy υπό τον νέο ρόλο του ΤΑΙΠΕΔ. Το
οικονομικό αποτύπωμα παραπέμπει, ως προϋπολογισμός, στο 2% του ΑΕΠ (κρατική
συμμετοχή, με ΕΣΠΑ, RRF), δίχως τη μόχλευση άλλων τόσων κεφαλαίων.
Η τεχνολογία δίνει και πάλι λύση
Με την βοήθεια της τεχνολογίας θα δοθεί λύση στην οπαδική βία και συγκεκριμένα στα
ονομαστικά εισιτήρια που θα πρέπει να εφαρμόσουν, μεταξύ άλλων, οι ομάδες. Η ιδέα για να
διασφαλίζεται πως το εισιτήριο θα είναι ονομαστικό και δεν αλλάζει χέρια μεταξύ των φιλάθλων
είναι να γίνει ηλεκτρονικό και να αποθηκεύεται σε κάποιο ψηφιακό πορτοφόλι. Με τον τρόπο
αυτό για να το χρησιμοποιήσει κάποιος άλλος από τον πραγματικό κάτοχο θα πρέπει να έχει
το smartphone του, κάτι που δύσκολα εμπιστεύεται κανείς σε κάποιον τρίτο. Οι σχετικές
ανακοινώσεις και οι λεπτομέρειες του σχεδίου φέρεται να έχουν ήδη καθοριστεί και οι
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ανακοινώσεις αναμένονται πολύ σύντομα.
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Οι αιφνιδιαστικές αποφάσεις Κασσελάκη για τα media του ΣΥΡΙΖΑ, η σκληρή γραμμή
Φλωρίδη και το πιο βαρύ όνομα στο ευρωψηφοδέλτιο του ΠΑΣΟΚ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-Προσωπικό είναι όπως πληροφορούμαι το ενδιαφέρον του προέδρου Μητσοτάκη, για την
πορεία των ερευνών στο θέμα της αθλητικής βίας. Πέραν των όσων αναλύθηκαν χθες στον
πρωινό καφέ, υπάρχουν και κάτι άλλα που τα γνωρίζει αποκλειστικά και μόνο ο
πρωθυπουργός, άντε και ο υπουργός Γιάννης Οικονόμου. Με την ευκαιρία να σας πω ότι στον
πυρήνα της κυβέρνησης (δηλαδή στο Μαξίμου) έχουν (σχεδόν) εκτιναχθεί οι μετοχές του
υπουργού Προστασίας του Πολίτη, αφού ακόμη και οι (όψιμοι) άσπονδοι φίλοι του,
παραδέχονται ότι επέδειξε άμεσα ανακλαστικά στην περίπτωση του Ρέντη. Τις τελευταίες ώρες
ο υπουργός Οικονόμου, ενημερώνει σχεδόν τρεις με τέσσερις φορές τη μέρα τον αρχηγό
Κυριάκο, για την πορεία των ερευνών σε όλα τα επίπεδα.
-Επειδή εκείνο που μου έμεινε ήταν ο κατάλογος με τα ονοματεπώνυμα των 200 χούλιγκαν,
που ως γνωστόν παρέδωσαν (μεταξύ των άλλων) οι «απεσταλμένοι» του Μαξίμου στην
εισαγγελέα του Αρείου Πάγου Γεωργία Αδειλίνη, προσπάθησα να μάθω περισσότερα επί της
σχετικής λίστας. Αν και βρήκα στόματα ερμητικά κλειστά, ομολογώ ότι κάτι μάζεψα ως σοδιά.
Από το ρεπορτάζ (μου) προκύπτει ότι η λίστα των 200 που έδωσαν οι Οικονόμου – Βρούτσης,
συγκροτείται από περίπου 90 οργανωμένους οπαδούς όλων των ομάδων. Μιλάμε για κάτι
καλόπαιδα που όπως μου είπε η πηγή μου, είναι πασίγνωστα στο «οικοσύστημα» των
χούλιγκαν. Πρόκειται για πρόσωπα που επίσης είναι γνωστά σε αστυνομία και δικαστικές
αρχές. Μάλιστα οι περισσότεροι εκ των 200 φαίνεται να έχουν απασχολήσει κατά καιρούς με
την παράνομη δράση τους. Και επειδή ακούγονται διάφορα να σας πω ότι εξ όσων μαθαίνω,
πρόκειται για παραβατικούς τύπους, που δεν έχουν καμία (απολύτως) σχέση με τους
γνωστούς στο ευρύ κοινό, οργανωμένους στις μεγάλες ΠΑΕ.
-Εκτός από τη λίστα δεν σας κρύβω ότι επεδίωξα να μάθω και τη στάση που κρατούν επί του
θέματος, οι συναρμόδιοι υπουργοί. Από τα όσα συνέλεξα, απλώς επιβεβαίωσα μια αίσθηση
που είχα, σε σχέση με τη «σκληρή γραμμή» που έχει εισηγηθεί προς τον πρόεδρο Μητσοτάκη,
ο υπουργός επί της Δικαιοσύνης Γιώργος Φλωρίδης. Όπως, μου λένε, ο Κιλκισιώτης πολιτικός,
έχοντας θητεύσει στο υφυπουργείο Αθλητισμού (όταν μεγαλουργούσε ο Σωκράτης Κόκκαλης),
αντιμετωπίζει την όλη ιστορία, ως τη μεγάλη (δική του) επιστροφή στον… χώρο του
εγκλήματος. Στο πλαίσιο αυτό προσπαθεί να πείσει τον πρωθυπουργό να υιοθετήσει μια πιο
επιθετική στάση έναντι όλων. Φυσικά, δεν είναι λίγοι εκείνοι, ακόμη και εντός του Μαξίμου, που
θεωρούν υπερβολικά και άκρως επικίνδυνα τα όσα εισηγείται ο υπουργός Δικαιοσύνης,
επισημαίνοντας τους πολλαπλούς κινδύνους που εγκυμονεί για την κυβέρνηση η στοχοποίηση
των πάντων…
-Μιλώντας με διαφόρους για τις ανάγκες του ρεπορτάζ, έμαθα ότι ο πρόεδρος Μητσοτάκης,
ταλαιπωρείται από πόνους στη μέση, που προκλήθηκαν από ένα αιφνίδιο τράβηγμα. Παρά τη
δύσκολη κατάσταση, ο πρωθυπουργός, όχι μόνο δεν τροποποίησε το πρόγραμμά του, αλλά
ακόμη και τις ενέσεις που χρειάστηκε να «περάσει», τις πέρασε στο Μαξίμου. Όπως με
ενημέρωσε μια καλή κυβερνητική πηγή, αν και ο γιατρός έχει συστήσει ένα πιο χαλαρό
πρόγραμμα στον Μητσοτάκη, ο ίδιος επέλεξε να βρίσκεται στο γραφείο του, από νωρίς το πρωί
μέχρι και αργά το απόγευμα. Από την εξέλιξη του πόνου θα εξαρτηθεί αν θα υλοποιήσει το
πρόγραμμα που είχε καταρτίσει μέχρι και το τέλος της βδομάδας.
-Σας έχω νέα από Νέα Υόρκη και σήμερα. Με τον υφυπουργό Ενέργειας (παλιό γνώριμο της
Αθήνας) στην κυβέρνηση Μπάιντεν,  Τζέφρι Πάιατ, τον μεγαλοεπενδυτή (μέτοχο της Τράπεζας
Πειραιώς) Τζον Πόλσον και εκπροσώπους όλων των μεγάλων διεθνών επενδυτικών οίκων
μίλησε ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στο 25ο Invest
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in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη. Όπως έμαθα στην πλατεία
Συντάγματος δηλώνουν πολύ ικανοποιημένοι για τη μεγάλη συμμετοχή επενδυτών στην
εκδήλωση και το πολύ θετικό κλίμα που υπήρχε για την ελληνική οικονομία. Βλέπετε από κάτι
τέτοια επιβεβαιώνεται ότι η χώρα μας είναι ένας συνεχώς ανερχόμενος επενδυτικός
προορισμός που πλέον προσελκύει το ενδιαφέρον σοβαρών επενδυτών και η τάση αυτή θα
συνεχιστεί και θα ενταθεί τα επόμενα χρόνια. Ο υπουργός Χατζηδάκης  τόσο στην ομιλία του
στο forum όσο και στη συνέντευξη που παραχώρησε στο CNN φρόντισε να πει αυτά που
ήθελαν να ακούσουν οι επενδυτές και οι επενδυτικοί οίκοι:  Ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της
ελληνικής οικονομίας, διαβεβαίωσε ότι η ελληνική κυβέρνηση  δεν θα σπαταλήσει την πρόοδο
που έγινε τα τελευταία χρόνια αλλά θα συνεχίσει τις μεταρρυθμίσεις και κάλεσε τους
Αμερικανούς επενδυτές, να επιλέξουν ως επενδυτικό προορισμό τη χώρας μας.
-«Έχουμε ίσως τον καλύτερο ηγέτη ευρωπαϊκής χώρας, γι’ αυτό και η Ελλάδα πηγαίνει
καλύτερα από άλλες χώρες της Ευρώπης», δήλωσε  ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος
της Μυτιληναίος, Ευάγγελος Μυτιληναίος, αναφερόμενος στον πρωθυπουργό Κυριάκο
Μητσοτάκη, μιλώντας στο forum του Οικονομικού Ταχυδρόμου. Είναι αλήθεια ότι δεν έχουμε
συνηθίσει Έλληνες επιχειρηματίες να αποθεώνουν και δη δημοσίως τον εν ενεργεία
πρωθυπουργό. Ωστόσο ο πρόεδρος Μυτιληναίος δεν δίστασε να το πράξει, γνωρίζοντας
προφανώς τις αντιδράσεις που θα προκαλούσε η σχετική αναφορά. Δεν θα μείνω στο επίμαχο
σημείο, αφού είναι κάτι περισσότερο από ξεκάθαρο το μήνυμα που θέλησε να στείλει ο ισχυρός
άνδρας της Μυτιληναίος. Άλλωστε, τα ίδια λέει και στις κατ’  ιδίαν κουβέντες του, εντός και
εκτός Ελλάδας, θεωρώντας ότι η επενδυτική βαθμίδα από τη μία και η παρουσία του
Μητσοτάκη από την άλλη, διασφαλίζουν ένα υγειές οικονομικό περιβάλλον για όποιον
σκέφτεται να επενδύσει στη χώρας μας. Πάντως το γεγονός ότι ο Μυτιληναίος, χαρακτήρισε
τον πρόεδρο Κυριάκο ως τον «καλύτερο ηγέτη ευρωπαϊκής χώρας», μόνο απαρατήρητο δεν
περνά μέρες που είναι και ενώ έχει ξεκινήσει (πάλι) μια μεγάλη κουβέντα, σε σχέση με το
ενδεχόμενο να δούμε τον Μητσοτάκη να αναλαμβάνει ευρωπαϊκό αξίωμα.
-Δυνατά (πιο δυνατά δεν πάει) έχουν αρχίσει και παίζουν τα ονόματα δύο ακαδημαϊκών για το
ευρωψηφοδέλτιο της ΝΔ. Ο λόγος για τον καθηγητή Κώστα Συνολάκη και τον επίσης
ακαδημαϊκό στο ΜΙΤ Μιχάλη Μπλέτσα. Μιλάμε για δύο πρόσωπα που διατηρούν απευθείας
επαφή με τον πρόεδρο Μητσοτάκη, γεγονός που ομολογώ ότι δυσκολεύομαι να κατανοήσω,
αν είναι καλό ή κακό. Πάντως ένα θα σας πω. Ότι και οι δύο δύσκολα θα χωρέσουν στη
γαλάζια λίστα.
-Καταιγιστικές είναι οι εξελίξεις στο θέμα του πολύνεκρου σιδηροδρομικού δυστυχήματος στα
Τέμπη με τους 57 νεκρούς καθώς χθες το πρωί έγινε γνωστό ότι ασκήθηκε ποινική δίωξη για
κακουργήματα κατά 23 ατόμων για τη σύμβαση 717. Συγκεκριμένα το γραφείο των Ευρωπαίων
Εντεταλμένων Εισαγγελέων της Αθήνας εντόπισε ποινικές ευθύνες για σοβαρά κακουργήματα
αναφορικά με τη διαβόητη σύμβαση 717 που αφορά στην αναβάθμιση του συστήματος
σηματοδότησης – τηλεδιοίκησης στο ελληνικό σιδηροδρομικό δίκτυο και τις παραλείψεις στην
εκτέλεσή της που συνδέονται με το τραγικό σιδηροδρομικό δυστύχημα στα Τέμπη. Η άσκηση
ποινικής δίωξης, εκ των πραγμάτων, ανατρέπει εκτός των άλλων και τα μέχρι στιγμής
δεδομένα, σε σχέση με την Εξεταστική Επιτροπή, που διερευνά το θέμα των Τεμπών. Η
άσκηση δίωξης ήρθε από την Ευρωπαία Εισαγγελέα, Πόπη Παπανδρέου, η οποία είχε γίνει
γνωστή στο ευρύ κοινό, από την εμπλοκή της σε μια παλιά ποδοσφαιρική υπόθεση. Πάντως,
δεν σας κρύβω ότι οι γνωρίζοντες πρόσωπα και πράγματα, εκτιμούν ότι το βιαστικό της
δίωξης, μπορεί να φέρει το αντίθετο από το επιδιωκόμενο αποτέλεσμα.
-Με αφορμή τη χθεσινή εξέλιξη, ένας από τους καλούς ρεπόρτερ της πιάτσας, μου έλεγε ότι η
επόμενη υπόθεση που θα απασχολήσει τους Ευρωπαίους Εισαγγελείς είναι τα πλαστά και
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εικονικά τιμολόγια των διαφόρων εταιρειών, με τις οποίες φέρεται να εμπλέκεται ο
μεγαλοεπιχειρηματίας Γιάννης Λαβράνος. Αν και είμαι βέβαιος ότι εν προκειμένω απλώς θα
χάσουν τον χρόνο τους, οι Ευρωπαίοι Εισαγγελείς, παρόλα αυτά, η πηγή μου, επιμένει ότι δύο
δημοσιογράφοι που έχουν ασχοληθεί με τη γενικότερη δράση του παλιού συνομιλητή της
συγχωρεμένης της Βασίλισσας Ελισάβετ, έχουν καταθέσει σειρά από αποδεικτικά, που
αποδεικνύουν, κάποιες (πολλές) παρατυπίες σε τιμολόγια εταιρειών, στις οποίες φέρεται να
έχει και κάποια σχέση ο δισεκατομμυριούχος (κυρίως σε αισθήματα και όμορφες ιστορίες που
προσομοιάζουν σε παραμύθια) επιχειρηματίας Γιάννης Λαβράνος. Τα σχετικά τιμολόγια που
έχουν καταθέσει οι δύο δημοσιογράφοι, αφορούν έργα (δηλαδή δουλειές) που
χρηματοδοτήθηκαν από ευρωπαϊκούς πόρους. Πρόκειται για τιμολόγια που ελέγχονται και από
τις εγχώριες αρχές. Επειδή όμως μιλάμε για ευρωπαϊκά χρήματα, δεν αποκλείω αυτοί οι
Ευρωπαίοι Εισαγγελείς, που προφανώς δεν γνωρίζουν τη διεθνή ακτινοβολία του Λαβράνου,
να του τραβήξουν δίωξη και μετά να τρέχουμε όλοι μαζί (ως Έθνος) για να απολογηθούμε για
τον εθνικό ευεργέτη μας.
-Από ένα φίλο μου Πασόκο που θαυμάζει τον πρόεδρο Ανδρουλάκη, πληροφορήθηκα χθες το
βράδυ, ότι υπάρχει σοβαρό ενδεχόμενο να δούμε στο πράσινο ευρωψηφοδέλτιο πασίγνωστο
δημοσιογράφο. Τόσο γνωστό που δεν το περιμένετε να έχει αποδεχτεί την πρόταση του
αρχηγού Νίκου. Μάλιστα αν τελικώς πει το «ναι» -γιατί αν κατάλαβα καλά το σκέφτεται- τότε
ενδεχομένως να μιλάμε για το πιο βαρύ όνομα στο ευρωψηφοδέλτιο του ΠΑΣΟΚ.
-Σοβαρά προβληματισμένος είναι ο πρόεδρος Κασσελάκης με τη συνέχιση της κυκλοφορίας
του ημερήσιου φύλλου της κομματικής Αυγής. Με βάση τα οικονομικά στοιχεία που έχει πλέον
στη διάθεσή του, η πιθανότερη απόφαση είναι να προχωρήσει στην αναστολή της έκδοσης,
διατηρώντας μόνο το κυριακάτικο φύλλο, με πολύ λιγότερο φυσικά κόσμο. Γενικώς τα
οικονομικά του ΣΥΡΙΖΑ έχουν αρχίσει να προβληματίζουν τον Κασσελάκη, που ήδη έχει
αρχίσει να αναζητά πόρους για τα στοιχειώδη. Πάντως σε σχέση με τα media είναι αλήθεια ότι
το ιδανικότερο σενάριο για τον πρόεδρο, θα ήταν το λουκέτο σε όλα. Άλλωστε η δουλειά που
κάνει σε μια μέρα με τα βιντεάκια, δεν την κάνει ένα χρόνο με την Αυγή.
-Αν αναζητούσα έναν υφυπουργό που έχει κερδίσει έδαφος εσχάτως στο μυαλό του προέδρου
Μητσοτάκη, ανεπιφύλακτα αυτός ακούει στο ονοματεπώνυμο Κωνσταντίνος Κυρανάκης. Και
δεν σας το λέω από αίσθηση, αλλά από απόλυτη γνώση. Ο πρωθυπουργός που
παρακολουθεί στενά (πιο στενά δεν πάει) όσα γίνονται στο Ψηφιακής Διακυβέρνησης, δείχνει
(σχεδόν) ενθουσιασμένος από τη δουλειά που έχει κάνει ο νεαρός υφυπουργός στο πεδίο της
ψηφιοποίησης του Κτηματολογίου. Περισσότερο από την ουσία του νομοσχεδίου, εκείνο που
φαίνεται να αξιολόγησε ο πρόεδρος Κυριάκος, ήταν η ταχύτητα σε συνδυασμό με το πολύ καλό
νομοθετικό προϊόν που επέδειξε ο Κυρανάκης. Για όλους αυτούς τους λόγους δεν αποκλείω με
την πρώτη ευκαιρία να δούμε να αναβαθμίζεται από υφυπουργό σε υπουργό.
–  Δυσκολότερα βλέπει τα πράγματα το 2024 στην παγκόσμια οικονομία η Fitch. Και παρά την
οικονομική επιβράδυνση που προβλέπει (όχι για την Ελλάδα, όπως φάνηκε από το αιτιολογικό
της επενδυτικής βαθμίδας που μας έδωσε πρόσφατα), εκτιμά ότι οι κεντρικές τράπεζες
«σκιάζονται»  να κηρύξουν πρόωρα τη νίκη κατά του πληθωρισμού, κατεβάζοντας τα επιτόκια.
Η Fitch προβλέπει ότι η Fed θα αυξήσει τα επιτόκια άλλη μια φορά τον Ιανουάριο του 2024,
κάνοντας στη συνέχεια στάση μέχρι τον Ιούλιο, προτού προχωρήσει σε μείωση κατά 100
μονάδες βάσης μέχρι το τέλος του 2024. Για την ΕΚΤ, ο οίκος προβλέπει ότι θα αρχίσει να
μειώνει επιτόκια τον Απρίλιο, και συνολικά κατά 75 μονάδες βάσης μέχρι το τέλος του έτους.
Για την Τράπεζα της Ιαπωνίας, οι εκτιμήσεις της Fitch κάνουν λόγο για την πρώτη αύξηση
επιτοκίων από το 2007.
-Μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού
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Συμβουλίου του SSM, για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα, είχε ο πρόεδρος και CEO της
Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γιώργος Ζαββός, στο πλαίσιο του επενδυτικού φόρουμ
της Capital Link στη Νέα Υόρκη. Μιλώντας στο πάνελ για τα εν Ελλάδι τραπεζικά, η Elizabeth
McCaul εκθείασε επανειλημμένως αυτό που έγινε με τον «Ηρακλή», ως έναν πολύ έξυπνο
τρόπο για να απαλλάξει τις ελληνικές τράπεζες από περίπου το 50% των κόκκινων δανείων.
Δίπλα της είχε τον «αρχιτέκτονα» του «Ηρακλή», Γιώργο Ζαββό, αρμόδιο τότε υφυπουργό για
τον χρηματοπιστωτικό τομέα. Με τον οποίο γνωρίστηκαν εκεί για πρώτη φορά, αν και από τον
τρόπο που μίλησε η Ε. McCaul για τον «Ηρακλή», πολλοί θα νόμιζαν ότι ήταν παλιοί φίλοι με
τον Γ. Ζαββό.
-Στο ίδιο τραπεζικό πάνελ ήταν και η CEO της Attica Bank, Ελένη Βρεττού, η οποία κατάφερε,
μέσα σε έναν χρόνο από όταν ανέλαβε τα ηνία της τράπεζας, να γυρίσει τις ζημιές σχεδόν 40
εκατ. ευρώ, σε κερδοφορία. Όπως διαβεβαίωσε, μάλιστα, τα αποτελέσματα της Attica Bank θα
είναι πολύ πιο εντυπωσιακά στο τέλος του έτους. Και αυτό όχι λόγω επιτοκίων. Για την
ακρίβεια, όχι στον ίδιο βαθμό που έχουν επωφεληθεί τα αποτελέσματα των συστημικών
τραπεζών. «Κόψαμε πολύ τα κόστη λειτουργίας. Μειώσαμε συμβούλους. Πλέον μπορούμε να
αναχρηματοδοτήσουμε. Έχουμε 3 δισ. καταθέσεις, 250 εκατ. ευρώ πιστωτική επέκταση.
Έχουμε ένα πολύ ισχυρό Διοικητικό Συμβούλιο, με τεχνοκράτες που θέλουν να δουν την
τράπεζα να λειτουργεί σωστά. Η ανανεωμένη Attica Bank δεν είναι επιρρεπής σε παντός
είδους παρεμβάσεις», είπε, μεταξύ άλλων, η Ε. Βρεττού. Με εξασφαλισμένο τον «Ηρακλή 3»,
το α’ τρίμηνο του 2024 η Attica Bank θα είναι σε θέση να ανακοινώσει το σχέδιο συγχώνευσης
με την Παγκρήτια.
– Όσο περνούν οι μέρες από την ψήφιση του νομοσχεδίου για τους servicers, τόσο πιο έντονα
ακούω την ευρύτερη αγορά να σχολιάζει την αυστηρότητα – και καλώς -, του πλαισίου. Όπως
λένε, οι servicers περνούν δυσκολότερα με δεξιά κυβέρνηση, παρά από ό,τι είχαν περάσει με
αριστερή. Όπως σας έγραφε χθες στήλη η διαδικασία επαναξιολόγησης των αδειών από την
ΤτΕ με βάση τα νέα αυστηρότερα κριτήρια του νόμου που ψηφίστηκε την περασμένη
εβδομάδα, λίγους θα κρατήσει η «κρησάρα». Και επειδή η επαναξιολόγηση των αδειών έχει
προκαλέσει σύγχυση για το πώς θα γίνει, όσες εταιρείες διαχείρισης απαιτήσεων έχουν ήδη
αδειοδοτηθεί, θα συνεχίσουν να ασκούν τη δραστηριότητά τους μέχρι τις 29 Ιουνίου του 2024,
αλλά εν τω μεταξύ, μέχρι τις 29 Μαρτίου, θα πρέπει να υποβάλουν στην ΤτΕ τα πρόσθετα
στοιχεία που προβλέπει ο νόμος. Με βάση αυτά θα αξιολογηθούν μέχρι τις 29 Ιουνίου και
εφόσον συμμορφώνονται στα απαιτούμενα από το νέο πλαίσιο, η ΤτΕ θα τους χορηγεί νέα
άδεια λειτουργίας και θα εγγράφονται στο μητρώο που θα δημιουργηθεί. Αν δεν διαπιστωθεί
συμμόρφωση, οι εταιρείες θα πρέπει να συμμορφωθούν εντός ορισμένης προθεσμίας, αλλιώς
θα παύεται η λειτουργία τους.
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Η «ασυλία» τραπεζιτών, το τζάκποτ της ΑΑΔΕ και ο Μυτιληναίος για Μητσοτάκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Tο σχέδιο Φλωρίδη να επαναφέρει τις αυτεπάγγελτες διώξεις για τραπεζικά στελέχη, οι έπαινοι
Μυτιληναίου για τον πρωθυπουργό, η υπερκάλυψη του ομολόγου της Ideal, η πρόταση των
Public στη Vodafone και η κλήρωση των 100.000 ευρώ από την ΑΑΔΕ.
Πολλά έχουν γραφεί και ειπωθεί για το θέμα της άρσης της λεγόμενης «ασυλίας» των
τραπεζών (ή του «ακαταδίωκτου»), θέμα του βρίσκεται στην κορυφή των προτεραιοτήτων του
νέου υπουργού Δικαιοσύνης, Γιώργου Φλωρίδη. Το βασικό επιχείρημα είναι ότι η «ασυλία»
ήταν μια παρέκκλιση που θεσμοθετήθηκε στην κρίση και τώρα που δεν υπάρχει κρίση είναι
πρόκληση οι τραπεζίτες να την απολαμβάνουν. Βέβαια, όταν λέμε «ασυλία» δεν εννοούμε
ακριβώς ασυλία, αλλά το ότι με την αλλαγή του νόμου στα χρόνια των μνημονίων δεν μπορεί
να ασκηθεί δίωξη για αποφάσεις των διοικήσεων των τραπεζών αυτεπάγγελτα, παρά μόνο
μετά από μήνυση όσων έχουν έννομο συμφέρων και υφίστανται ζημίες από τις αποφάσεις. Δεν
μπορεί δηλαδή να ασκηθεί δίωξη μετά από δημοσιεύματα ή καταγγελία κάποιου πολιτικού ή
συνδικαλιστή ή και ανώνυμης καταγγελίας.
-- Για την ιστορία, ο νόμος για τη δίωξη των στελεχών μόνο κατ’ έγκληση έχει κριθεί
συνταγματικός με αποφάσεις του Αρείου Πάγου. Ο ΑΠ στην απόφασή του το 2022
υπογράμμιζε τα αυτονόητα: ότι οι τράπεζες έχουν έναν ευρύτερο, κρίσιμο ρόλο στην οικονομία,
δεν αποτελούν τυπική επιχείρηση και διέπονται από ένα αυστηρό κανονιστικό πλαίσιο
«πολλαπλών επιπέδων εσωτερικών και εξωτερικών ελέγχων και της εποπτείας από τις
αρμόδιες αρχές (εθνικές και ευρωπαϊκές)» ...«Ως προς το ενδεχόμενο της καταχρηστικής μη
υποβολής εγκλήσεων, για την εν λόγω αξιόποινη πράξη της κακουργηματικής απιστίας, από τα
όργανα της διοίκησης των ως άνω ιδρυμάτων, πρέπει να λεχθεί ότι οι διοικήσεις των
τραπεζικών ιδρυμάτων λειτουργούν, όπως προαναφέρθηκε, σε ένα αυστηρό ελεγκτικό και
εποπτικό θεσμικό πλαίσιο, το οποίο ελαχιστοποιεί τα περιθώρια αυθαίρετων αποφάσεων για
τη συγκάλυψη αξιόποινων προσβολών της τραπεζικής περιουσίας. Έτσι, στα τραπεζικά
ιδρύματα τα περιθώρια αυτοϋπόθαλψης είναι πολύ πιο περιορισμένα σε σύγκριση με τις
λοιπές ανώνυμες εταιρείες του ιδιωτικού τομέα, στις οποίες ισχύουν χαλαρότερες
προϋποθέσεις ως προς τη συγκρότηση των διοικητικών συμβουλίων, τον έλεγχο των
αποφάσεών τους και την εν γένει παρακολούθηση της δραστηριότητάς τους».
-- Στην εποχή μας, οι αποφάσεις των τραπεζών για δάνεια ή ρυθμίσεις δανείων κ.α. περνούν
από πολλά επίπεδα πριν εγκριθούν: από διάφορες επιτροπές και άλλους ελέγχους και όλα
αυτά υπό το άγρυπνο μάτι της Τράπεζας της Ελλάδος και της ΕΚΤ, που έχει την εποπτεία των
συστημικών τραπεζών. Οι εποχές όπου ο διοικητής μιας εμπορικής τράπεζας σήκωνε το
τηλέφωνο και ζητούσε να δοθεί ένα δάνειο στον Άλφα και τον Βήτα, ή υπαγόρευε τους όρους
μιας ρύθμισης, ή ζητούσε από τις υπηρεσίες της τράπεζας να κάνουν τα στραβά μάτια για
κάποιον που δεν πλήρωνε το δάνειό του, δηλαδή όπως συνέβαινε τις χρυσές εποχές ΠΑΣΟΚ
όπου μεσουράνησε πολιτικά ο κ. Φλωρίδης, έχουν περάσει ανεπιστρεπτί.
-- Με τα όσα έχει εξαγγείλει ο κ. Φλωρίδης, η αυτεπάγγελτη δίωξη των τραπεζών θα επανέλθει
με τον νέο ποινικό κώδικα, δηλαδή θα μπορεί, για παράδειγμα, ο Αρτέμης Σώρρας να κάνει μια
καταγγελία ότι οι τράπεζες μας χρωστούν 200 δισ. και ένας καλός εισαγγελέας (στα χνάρια της
δικαστού που είχε δικαιώσει τον κ. Σώρρα για τα… 600 δισ. δολάρια) να «τρέχει» τα τραπεζικά
στελέχη να αποδείξουν ότι δεν είναι ελέφαντες.
-- Δεν είναι τυχαίο ότι η θέσπιση της δίωξης κατ’ έγκληση έγινε στα χρόνια των μνημονίων,
όταν τραπεζικά στελέχη βρέθηκαν αντιμέτωπα με δεκάδες διώξεις και εν πολλοίς σταμάτησαν
να υπογράφουν ρυθμίσεις ή πωλήσεις «κόκκινων» δανείων, προκειμένου να μην βρεθούν
αντιμέτωπα με ποινικές ευθύνες. Έτσι τα πάντα πάγωσαν στις τράπεζες και τα προβλήματα με
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τα «κόκκινα» δάνεια πολλαπλασιάστηκαν, με τελικό αποτέλεσμα, μετά την πίεση των
δανειστών, να αλλάξει ο νόμος.
-- Ένα από τα προβλήματα τότε ήταν και η γενικότερη θεσμική ανεπάρκεια της Δικαιοσύνης, τα
κυκλώματα εντός και εκτός, και φυσικά η ποιότητα των εισαγγελέων και δικαστών που πολλοί
ήταν (και παραμένουν) οικονομικά αστοιχείωτοι. Και αυτό που έγινε εκείνα τα ωραία χρόνια της
επανάστασης ήταν ότι στήθηκε μια καλοδουλεμένη βιομηχανία καταγγελιών και διώξεων:
κάποιος έκανε μια καταγγελία, ο εισαγγελέας διέτασσε αυτεπάγγελτη δίωξη για κακούργημα
και... άντε βγάλε άκρη. Μάλιστα, υπάρχουν φήμες ότι κορυφαίοι παράγοντες από τον χώρο της
Δικαιοσύνης έκαναν οι ίδιοι τις καταγγελίες που προκαλούσαν τις αυτεπάγγελτες διώξεις! Τόσο
όμορφα και παστρικά.
-- Ευτυχώς, τα σκοτεινά εκείνα χρόνια έχουν περάσει στην ιστορία, αν και κανένας δεν
λογοδότησε ουσιαστικά για όλα αυτά που συνέβησαν. Και είναι γεγονός ότι η χώρα έχει
επιστρέψει καιρό τώρα στην κανονικότητα. Ωστόσο, ένα ερώτημα που παραμένει αναπάντητο
είναι αν η Δικαιοσύνη έχει θωρακιστεί θεσμικά και λειτουργικά όλα αυτά τα χρόνια, ώστε να μην
έχουμε ξανά καταχρηστικές συμπεριφορές. Και αν κάποιος στο υπουργείο Δικαιοσύνης
διάβασε την απόφαση του ΑΠ 227 του 2022.
Το μήνυμα του Ευ. Μυτιληναίου
Ήταν μια πολιτική εκτίμηση στο πλαίσιο μιας συζήτησης ή ένα μήνυμα προς τον πρωθυπουργό
από τον Ευάγγελο Μυτιληναίο; Όπως δήλωσε χθες, μιλώντας σε εκδήλωση, «όσοι υποτίμησαν
τον Μητσοτάκη το 2016, νομίζω ότι το έχουν μετανιώσει πολύ πικρά. Απέδειξε, και το λέω με
υπερηφάνεια σαν Έλληνας, ότι όχι απλώς μπορούσε, αλλά ήταν πολύ πιο έτοιμος από όσο
πίστευαν. Έχουμε ίσως τον καλύτερο ηγέτη ευρωπαϊκής χώρας, γι' αυτό και τα πάμε καλύτερα
από άλλες χώρες», μια δήλωση που πολλοί «διάβασαν» ως προσπάθεια κατευνασμού και
εκτόνωσης εντάσεων, καθώς έρχεται λίγες ημέρες μετά την προσφυγή στο Συμβούλιο της
Επικρατείας από την κοινοπραξία Vinci – Mytilineos για τον διαγωνισμό της νέας
παραχώρησης της Αττική Οδού, διαγωνισμό που κέρδισε ο όμιλος ΓΕΚ Τέρνα. Προσφυγή που,
όπως λέγεται, προκάλεσε μεγάλη δυσαρέσκεια στο Μέγαρο Μαξίμου. Βέβαια από την πλευρά
της Mytilineos οι άνθρωποι του ομίλου σε κάθε ευκαιρία τονίζουν ότι η άλλη πλευρά της
κοινοπραξίας ήταν αυτή που είχε τον πρώτο λόγο για την προσφυγή. 
Το ομολογιακό της Ideal Holdings
Ολοκληρώνεται σήμερα η δημόσια προσφορά για το ομόλογο της Ideal Holdings. Σύμφωνα με
τα χθεσινά στοιχεία, η έκδοση των 100 εκατ. ευρώ είχε ήδη καλυφθεί μια φορά. Εκτός σοβαρού
απροόπτου, η έκδοση θα καλυφθεί τουλάχιστον μιάμιση φορά, που για ένα νέο εκδότη
αποτελεί ιδιαίτερη επιτυχία. Στο retail bond που θα έχει πενταετή διάρκεια συμμετέχει και η
EBRD. Υπενθυμίζεται πως το εύρος της απόδοσης έχει οριστεί μεταξύ 5,5% και 5,9%. Μια
πολύ καλή απόδοση για όσους λάβουν ομολογίες, από έναν όμιλο με ισχυρό track
record.οικονομικών επιδόσεων.
Χατζηδάκης σε επενδυτές: «Εμπιστευτείτε μας»
Με τον αέρα της αναβάθμισης, αλλά και των υψηλών επιδόσεων της οικονομίας βρέθηκε στη
Νέα Υόρκη ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στο Invest
in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link. Το βασικό μήνυμα που μετέδωσε ο κ.
Χατζηδάκης στους επενδυτές ήταν «συνεχίστε να εμπιστεύεστε τη χώρα μας». Στη συνέντευξη
που παραχώρησε στο CNN διαβεβαίωσε ότι τι η ελληνική κυβέρνηση  δεν θα σπαταλήσει την
πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια και θα συνεχίσει τις μεταρρυθμίσεις, ενώ κάλεσε τους
Αμερικανούς επενδυτές να συνεχίσουν να επενδύουν στη χώρα μας. Σημειώνεται ότι στο
συνέδριο το παρών έδωσαν εκπρόσωποι όλων των μεγάλων διεθνών επενδυτικών οίκων, ο
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον και ο πρώην Πρέσβης των ΗΠΑ στη χώρα μας και νυν
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Υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζέφρι Πάιατ.
Η ΑΑΔΕ κληρώνει 100.000 ευρώ
Στα τέλη Δεκεμβρίου θα πραγματοποιηθεί η ετήσια mega φορολοταρία της ΑΑΔΕ, στην οποία
θα μοιραστούν περί τα 1,2 εκατ. ευρώ σε 12 τυχερούς, δηλαδή 100.000 ευρώ ανά λαχνό!
Επιπλέον, στο τέλος του χρόνου θα κληρωθούν και ποσά των 1.000 ευρώ από τα ποσά που
παρέμειναν αδιάθετα από προηγούμενες κληρώσεις. Σημειώνεται ότι από τη mega εορταστική
κλήρωση εξαιρούνται όσοι τη φετινή χρονιά κέρδισαν ποσά 50.000 ευρώ στις μηνιαίες
φορολοταρίες της ΑΑΔΕ.  Τα χρηματικά έπαθλα πιστώνονται στον λογαριασμό πληρωμών που
έχει ο ενδιαφερόμενος για τον σκοπό αυτό στο myAADE της ΑΑΔΕ, στην επιλογή «Μητρώο και
Επικοινωνία».
Ο τρίτος γάμος της Public
Στην αρχή ήταν η Cosmote, στη συνέχεια ήρθε η Wind σε ένα γάμο που τελείωσε νωρίτερα και
με άσχημο τρόπο. Τώρα είναι η σειρά της Vodafone να ενώσει δυνάμεις με την Public σε μια
στρατηγική συνεργασία όπου θα δημιουργηθούν 44 shop in shop του τηλεπικοινωνιακού
παρόχου μέσα στο δίκτυο καταστημάτων της εμπορικής αλυσίδας. Την πρόταση... γάμου
έκανε, σύμφωνα με πληροφορίες, η Public προς τη Vodafone και είχε καλή υποδοχή, καθώς η
τηλεπικοινωνιακή εταιρεία ψαχνόταν για ένα τρόπο να διευρύνει γρήγορα και με χαμηλό
κόστος το δίκτυο καταστημάτων της. Οι δύο πλευρές δείχνουν πως επιθυμούν μια
μακροχρόνια συνεργασία και αυτό ισχύει πολύ περισσότερο για την Public, αφού, όπως είπε
χαρακτηριστικά χθες ο Ρ. Μπουρλάς, «δεν έχουν απομείνει και πολλές νύφες στην αγορά».
Η επίθεση της ΔΕΗ
Επιθετικά κινείται η ΔΕΗ στην κατηγορία των σταθερών τιμολογίων, προεξοφλώντας
ουσιαστικά ότι ολόκληρο το 2024 οι συνθήκες στην αγορά χονδρικής θα είναι περίπου ίδιες με
αυτές που καταγράφηκαν στο τέλος του 2023. Η ΔΕΗ κατέβασε από τα 0,295 ευρώ/Kwh στα
0,179 ευρώ/Kwh τη χρέωση στα δύο προϊόντα της με σταθερή χρέωση για 12 μήνες, μια
μείωση σχεδόν κατά 40%. Παράλληλα, αύξησε την πάγια μηνιαία χρέωση από τα 3 στα 5
ευρώ. Είναι μια κίνηση που δείχνει ότι η διοίκηση της ΔΕΗ θέλει να προσελκύσει όσους
καταναλωτές προσανατολίζονται σε ένα προϊόν σταθερής χρέωσης, προκειμένου να έχουν
ήσυχο το κεφάλι τους, έστω και αν αυτή η κατηγορία τιμολογίων, που έχει και μεγαλύτερα
ρίσκα για τους παρόχους, δεν θα πάψει να είναι ακριβότερη από τα κυμαινόμενα (κίτρινο
χρώμα) και από το ειδικό τιμολόγιο με το πράσινο χρώμα. Η αντίστροφη μέτρηση για την
έναρξη εφαρμογής του νέου καθεστώτος τιμολόγησης στο ρεύμα από την 1η Ιανουαρίου έχει
αρχίσει και πλέον οι καταναλωτές καλούνται να αρχίσουν τη… μελέτη και να βρουν ποιο
προϊόν ανταποκρίνεται καλύτερα στις ανάγκες τους και στην ανοχή που έχουν στα ρίσκα.
Full speed για τους μετρητές
Για πολλά χρόνια οι έξυπνοι μετρητές ρεύματος είχαν γίνει σύντομο ανέκδοτο, με τις
καθυστερήσεις που είχαν παρατηρηθεί στην υλοποίηση αυτού του κρίσιμου project. Φαίνεται,
όμως, ότι ο διαγωνισμός των 1,2 δισ. που «τρέχει» αυτή την περίοδο ο ΔΕΔΔΗΕ εξελίσσεται με
τον καλύτερο τρόπο, αφού κατέθεσαν τις οικονομικές και τεχνικές προσφορές τους όλα τα
σχήματα που είχαν εκδηλώσει εξαρχής ενδιαφέρον και διαμορφώνονται οι προϋποθέσεις για
ικανοποιητικές τιμές και πρόοδο στην υλοποίηση του έργου χωρίς προβλήματα. Για τους 7,3
εκατ. μετρητές, κατέθεσαν προσφορές οι κοινοπραξίες των Iltron, Elster Rometrics, Iskraemeco
και Protasis, οι οποίες μάλιστα κλήθηκαν μέχρι τις 19 του μήνα να καταθέσουν προσφορές για
360.000 μετρητές, τους πρώτους που θα εγκατασταθούν σε πολύ σύντομο χρόνο. Όλα
δείχνουν λοιπόν ότι στην υπόθεση των έξυπνων μετρητών έχουμε φύγει από την εποχή των
αναβολών και καθυστερήσεων και περάσαμε στο… full speed.
Το «αυθημερόν» απαγορεύεται στο Δημόσιο
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Οι αργόσυρτες διαδικασίες αποτελούν μόνιμο γνώρισμα του ελληνικού Δημοσίου και αυτό
φαίνεται ότι έχει μεταδοθεί και στα ηλεκτρονικά συστήματα του κράτους, όπως ο ψηφιακός
βοηθός του gov.gr. Όπως ανέφερε χθες ο υπουργός Ψηφιακής Διακυβέρνησης Δ.
Παπαστεργίου, κατά την παρουσίαση του mAIgov.gr, στη διάρκεια των δοκιμών και της
εκπαίδευσης του νέου ψηφιακού βοηθού «ρωτούσα χρησιμοποιώντας διάφορες λέξεις και,
όταν έβαζα τη λέξη "αυθημερόν" με μπάναρε. Προσβλήθηκε μέχρι και ο βοηθός, αλλά μετά το
διορθώσαμε».
Στην τελική ευθεία ο ελληνικός υπερυπολογιστής
Σε διαβούλευση θα βγουν τον Δεκέμβριο τα τεύχη δημοπράτησης από τον ΕΔΥΤΕ για τον
Δαίδαλο, με στόχο να βγει ο διαγωνισμός τον Ιανουάριο. Πρόκειται για τον ελληνικό
υπερυπολογιστή που θα επισπεύσει τη διαδικασία της επεξεργασίας των δεδομένων και
ψηφιοποίησης που αφορούν το Δημόσιο. Ο ελληνικός υπερυπολογιστής θα εγκατασταθεί στο
Τεχνολογικό Πάρκο του Λαυρίου και θα «μπορεί να βοηθήσει πολύ κόσμο, ερευνητές αλλά και
τον επιχειρηματικό κόσμο», όπως υπογράμμισε χθες ο Δ. Παπαστεργίου.
Αποποίηση Ευθύνης: Το περιεχόμενο και οι πληροφορίες της στήλης παρέχονται αποκλειστικά
και μόνο για ενημερωτικούς σκοπούς και σε καμία περίπτωση δεν μπορούν να εκληφθούν ως
συμβουλή, πρόταση, προσφορά για αγορά ή πώληση κινητών αξιών, ούτε ως προτροπή για
την πραγματοποίηση οποιασδήποτε μορφής επένδυσης. Δεν υφίσταται ουδεμία ευθύνη της
ιστοσελίδας για τυχόν επενδυτικές και λοιπές αποφάσεις που θα ληφθούν με βάση τις
πληροφορίες αυτές.
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«Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής» στο χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στo πλαίσιο του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link
διοργάνωσαν για μια ακομα χρονιά ειδική εκδήλωση, προς τιμήν της Ελλάδος, την «GREEK
AMERICAN ISSUER DAY» at the New York Stock Exchange - «Ημέρα Ελλάδος - Αμερικής
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης».
Επί δέκα εννέα (19) συναπτά έτη το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την
Capital Link διοργανώνει αυτή την ειδική εκδήλωση
Η ενεργός ανάμειξη του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, του μεγαλύτερου Χρηματιστηρίου
στον κόσμο, συμβάλλει στην αναβάθμιση και προβολή της Ελλάδος σε ένα ευρύτατο
επενδυτικό κοινό σε παγκόσμιο επίπεδο. Επίσης δείχνει την σταθερή υποστήριξη του
Χρηματιστηρίου στην Ελλάδα, τις Ελληνικές επιχειρήσεις, την Ελληνική Ναυτιλία και την
Ομογένεια. Η Αμερικανική Κεφαλαιαγορά αποτελεί σημαντικότατη πηγή άντλησης κεφαλαίων
για αυξανόμενο αριθμό εταιριών Ελληνικών συμφερόντων και το Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης διαδραματίζει κύριο ρόλο σε αυτό.
Το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, ανήρτησε την Ελληνική σημαία στην Wall Street και
εξέδωσε ειδικά αναμνηστικά μετάλλια για να τιμήσει την ημέρα αυτή.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε με την παρουσία υψηλόβαθμων κυβερνητικών στελεχων, του
Διευθύνοντος Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών και στελεχών ναυτιλιακών και
άλλων εταιρειών εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Νέας Υόρκης, καθώς και εκπροσώπων των
εταιριών που συμμετείχαν την προηγούμενη ημέρα, τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023, στο
25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”. To ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum, μια διεθνής συνάντηση κορυφής για
την Ελληνική οικονομία και επενδύσεις, διοργανώνεται στη Νέα Υόρκη σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και διεθνείς επενδυτικές τράπεζες.
O κ. John Tuttle, Vice Chairman NYSE & President NYSE Institute του Intercontinental
Exchange Inc. (NYSE: ICE) καλωσόρισε την Ελληνική Αντιπροσωπεία και τις εισηγμένες στο
NYSE εταιρείες και αναφέρθηκε στη μακροχρόνια σχέση μεταξύ του Χρηματιστηρίου της Νέας
Υόρκης, της Ελληνο-Αμερικανικής κοινότητας της Ελλάδος και τόνισε ότι η δέσμευση του
NYSE με την Ελληνοαμερικανική διασπορά, τη ναυτιλιακή και επιχειρηματική κοινότητα της
Ελλάδας και στις εισηγμένες εταιρείες του NYSE, παραμένει ισχυρή.
Ακολούθησε ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων μεταξύ του Χρηματιστηρίου NYSE, κ. John
Tuttle, του Δρ. Νίκου Τσάκου, Founder, President & CEO, TEN Ltd., και του Διευθύνοντος
Συμβούλου του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, κ. Γιάννου Κοντόπουλου, που έκαναν
σύντομες ομιλίες αναφερόμενοι στην ελκυστικότητα της Ελλάδος σαν επιχειρηματικό και
επενδυτικό προορισμό, στην διεθνοποίηση του Ελληνικού επιχειρείν και στην πατροπαράδοτη
στενή συνεργασία μεταξύ Ελλάδος και Αμερικής, και παράλληλα ευχαρίστησαν το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης για τη σημαντική αυτή εκδήλωση.
Στη συνέχεια ο Δρ. Νίκος Τσάκος, Founder, President & CEO, TEN Ltd. (NYSE: TNP) και ο
CEO, ATHEX Group κ. Γιάννος Κοντόπουλος χτύπησαν το “Closing Bell”, το καμπανάκι της
Λήξης των εργασιών της Τρίτης 12 Δεκεμβρίου, 2023, του NYSE-New York Stock Exchange
πλαισιωμένοι από τον Vice Chairman του NYSE & President του NYSE Institute,
Intercontinental Exchange Inc. (NYSE: ICE), κ. John Tuttle, την Πρόεδρο της Κεφαλαιαγοράς
κυρία Βασιλική Λαζαράκου, τον κ. Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of the
Management Committee-BC Partners, και εκπροσώπους των ακόλουθων εισηγμένων
εταιρειών στο NYSE:
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κ. Panayiotis Peter Contis, Vice President Ameresco Inc. (NYSE: AMRC), κ. Ted Xenohristos,
Co- Founder & Chief Concept Officer of CAVA Group, Inc. (NYSE: CAVA) – κα. Semiramis
Paliou, CEO of DIANA SHIPPING INC. (NYSE:DSX), κ. Paul Ferneyhough, Executive Vice
President & Chief Strategy and Commercial Officer of ELDORADO GOLD CORP.
(NYSE:EGO), κ. Ted Petrone, Vice Chairman of NAVIOS MARITIME PARTNERS L.P.
(NYSE:NMM), και κα. Όλγα Μπορνόζη, Managing Director – Capital Link, και κ. κ. Νικόλαο
Μπορνόζη, President - Capital Link.
Η τελετή αναμεταδόθηκε ζωντανά από όλα τα μεγάλα διεθνή τηλεοπτικά δίκτυα των HΠΑ
καθώς αποτελεί ένα γεγονός με μέγιστη ακροαματικότητα σε παγκόσμιο επίπεδο και την
παρακολουθούν 150 εκατομμύρια τηλεθεατές.
ΑΠΟΝΟΜΗ ΒΡΑΒΕΙΟΥ: «CAPITAL LINK HELLENIC APPRECIATION AWARD»
Κατά τη διάρκεια του Επίσημου Μεσημεριανού Γεύματος που πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο
του 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum “Accelerating Investments for Sustainable
Growth”, ο κ. Νίκος Μπορνόζης Πρόεδρος της Capital Link απένειμε το “THE CAPITAL LINK
HELLENIC APPRECIATION AWARD” στον κ. John Tuttle, Vice Chairman - NYSE ; President -
NYSE Institute, για την μακροχρόνια υποστήριξη και συνεισφορά του στην Ελλάδα, τους
Έλληνες Επιχειρηματίες, την Ελληνική ναυτιλιακή κοινότητα και την Ομογένεια.
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Προσκλητήριο στους Αμερικανούς θεσμικούς για επενδύσεις σε ελληνικά assets
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις νέες προοπτικές για την ελληνική οικονομία αναφέρθηκαν ο Κωστής Χατζηδάκης και οι κ.κ.
Ζαννιάς και Καραμούζης, μιλώντας στο 25ο συνέδριο της Capital Link. Στον απόηχο των
μεγάλων placement Εθνικής Τράπεζας και HelleniQ Energy, όπου σημειώθηκε μεγάλη
συμμετοχή από θεσμικά χαρτοφυλάκια των ΗΠΑ και με "όπλο" την ανάκτηση της επενδυτικής
βαθμίδας, ο υπ. Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κ. Κ. Χατζηδάκης και κορυφαία
τραπεζικά στελέχη απηύθυναν από τη Νέα Υόρκη, προσκλητήριο στα επενδυτικά
χαρτοφυλάκια των ΗΠΑ για επενδύσεις στην Ελλάδα. Στο πλαίσιο του 25ου ετήσιου
επενδυτικού συνεδρίου της Capital Link για την ελληνική οικονομία, ο κ. Χατζηδάκης,
αναφέρθηκε στην πολύ καλή πορεία που έχει ακολουθήσει τα τελευταία χρόνια αλλά και στις
ισχυρές προοπτικές που έχει, με τη χώρα να αποτελεί, πλέον, πόλο έλξης για τις επενδύσεις.
Όπως σημείωσε "στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε
μια μοναδική ευκαιρία. Από...
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Νέο προσκλητήριο σε Αμερικανούς επενδυτές στη Νέα Υόρκη - Γιατί η Ελλάδα έχει γίνει
πόλος επενδυτικού ενδιαφέροντος
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Νέο κάλεσμα στους Αμερικανούς επενδυτές να έρθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης από τη Νέα Υόρκη
και το 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link. Ο κ. Χατζηδάκης στη Νέα
Υόρκη είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών, επενδυτικών
funds και επενδυτικών οίκων, όπως οι Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset Management,
Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience
Capital, Αmbrosia Capital και Barclays. "Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της
κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής
πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη
εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική
αποστολή", είπε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, δίνοντας έμφαση στον υψηλότερο
ρυθμό...
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Προσκλητήριο στους Αμερικανούς θεσμικούς για επενδύσεις σε ελληνικά assets
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στον απόηχο των μεγάλων placement Εθνικής Τράπεζας και HelleniQ Energy, όπου
σημειώθηκε μεγάλη συμμετοχή από θεσμικά χαρτοφυλάκια των ΗΠΑ και με «όπλο» την
ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας, ο υπ. Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κ. Κ.
Χατζηδάκης και κορυφαία τραπεζικά στελέχη απηύθυναν από τη Νέα Υόρκη, προσκλητήριο
στα επενδυτικά χαρτοφυλάκια των ΗΠΑ για επενδύσεις στην Ελλάδα.
Στο πλαίσιο του 25ου ετήσιου επενδυτικού συνεδρίου της Capital Link για την ελληνική
οικονομία, ο κ. Χατζηδάκης, αναφέρθηκε στην πολύ καλή πορεία που έχει ακολουθήσει τα
τελευταία χρόνια αλλά και στις ισχυρές προοπτικές που έχει, με τη χώρα να αποτελεί, πλέον,
πόλο έλξης για τις επενδύσεις.
Όπως σημείωσε «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε
μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει
αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη
χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή».
Ιδιαίτερα αισιόδοξοι για την πορεία της ελληνικής οικονομίας, μιλώντας στο ίδιο συνέδριο,
εμφανίστηκαν τόσο ο πρόεδρος  της Eurobank, κ. Γιώργος Ζανιάς όσο και ο γενικός διευθυντής
Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, κ. Βασίλειος
Καραμούζης.
Ο κ. Ζανιάς σημείωσε ότι «μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα
διανύει μια ανοδική πορεία η οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση
σε σύγκριση με το μέσο όρο της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής
που υπήρχε κατά τη διάρκεια των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%. Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν
μεσοπρόθεσμα και περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το
τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη
δημοσιονομική συνέπεια και την σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία
προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική
βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα
χαρακτηριζόταν ως ειδική περίπτωση χώρας».
Από την πλευρά του ο κ. Καραμούζης τόνισε ότι «η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς
στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση.
Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η οικονομία της χώρας, απαιτείται η
υλοποίηση σημαντικών έργων».
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται περίπου 190 έργα
υποδομών σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της
ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών
και data centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις
σε σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
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δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες. 
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Νέο προσκλητήριο σε Αμερικανούς επενδυτές στη Νέα Υόρκη – Γιατί η Ελλάδα έχει γίνει
πόλος επενδυτικού ενδιαφέροντος
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Αναζήτηση
Αναζήτηση
Αναζήτηση
Συντακτική Ομάδα
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
Νέο κάλεσμα στους Αμερικανούς επενδυτές να έρθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης από τη Νέα Υόρκη
και το 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link.
Pretty Nails - since 2003
Pretty Nails - since 2003
Ο κ. Χατζηδάκης στη Νέα Υόρκη είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών
τραπεζών, επενδυτικών funds και επενδυτικών οίκων, όπως οι Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
«Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική
ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από
την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε
αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή», είπε ο υπουργός Οικονομίας
και Οικονομικών, δίνοντας έμφαση στον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την
υπόλοιπη ευρωζώνη που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια και
επισημαίνοντας την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων.
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, Τζέφρι Πάιατ, με τον οποίο ο κ.
Χατζηδάκης συζήτησε και θέματα ενέργειας, καθώς και o δισεκατομυριούχος μεγαλοεπενδυτής
Τζον Πόλσον.
Iter del gusto Gelateria
Iter del gusto Gelateria
Στην ελληνική αποστολή στη Νέα Υόρκη, από πλευράς κυβέρνησης συμμετείχαν επίσης οι
υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός
Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου
Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
«Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που
τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και
της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των
Ελλήνων», είπε απευθυνόμενος στο επενδυτικό κοινό, ο πρόεδρος και CEO της Ελληνικής
Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γιώργος Ζαββός, αναφερόμενος στο έργο της ΕΑΤ και στην ιδιαίτερη
σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη των μικρομεσαίων επιχειρήσεων, καθώς
αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν το 83,5% του
εργατικού δυναμικού της. Ο κ. Ζαββός, ωστόσο, αναφέρθηκε εκτενώς και σε μία κομβική
μεταρρύθμιση για το ελληνικό τραπεζικό σύστημα και την ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας,
το σχέδιο «Ηρακλής» για τη μείωση των κόκκινων δανείων. «Είμαι πολύ περήφανος για αυτό
το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός Οικονομικών, αρμόδιος για το
χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ και να εφαρμόσω το σχέδιο
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Ηρακλής, σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια. Τα αποτελέσματα δεν ήταν παρά
εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων, από 46% σε
μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την
αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού
κύκλου της Ελλάδας», είπε.
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων. Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή
προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην
Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη
ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022
κατά λίγο περισσότερο από 14%», επεσήμανε από την πλευρά του ο πρόεδρος της Eurobank,
Γιώργος Ζανιάς. Όπως πρόσθεσε, υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι
λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και περιλαμβάνουν: τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια
κατά τη διάρκεια των μνημονίων, τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το
τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη
δημοσιονομική συνέπεια και την σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία
προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική
βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα
χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας». Ο κ. Ζανιάς επισήμανε και τη σημαντική
βελτίωση του ελληνικού τραπεζικού συστήματος, σε κεφάλαια, κερδοφορία και ρευστότητα,
επίπεδα που βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους.
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
«Η Ελλάδα έχει επανενταχθεί στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με
μακροπρόθεσμη στόχευση», είπε ο γενικός διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής Τράπεζας, Βασίλης Καραμούζης. Προκειμένου, όπως είπε, η ελληνική οικονομία
να συνεχίσει την ανοδική της πορεία, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων. Ανέφερε
ενδεικτικά ότι μέχρι το 2030 δρομολογούνται περίπου 190 έργα υποδομών σε οδικά δίκτυα,
αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε
εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data centers, στον κλάδο
των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα
τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να διατηρήσει τη δυναμική του,
ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία προάγουν την
ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό
κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για αποθήκευση και
μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού & υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
To άρθρο Νέο προσκλητήριο σε Αμερικανούς επενδυτές στη Νέα Υόρκη – Γιατί η Ελλάδα έχει
γίνει πόλος επενδυτικού ενδιαφέροντος δημοσιεύτηκε στο NewsIT .
[Πηγή:]www.newsit.gr
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Νέο προσκλητήριο σε Αμερικανούς επενδυτές στη Νέα Υόρκη – Γιατί η Ελλάδα έχει γίνει
πόλος επενδυτικού ενδιαφέροντος
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Νέο κάλεσμα στους Αμερικανούς επενδυτές να έρθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης από τη Νέα Υόρκη
και το 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link.
Ο κ. Χατζηδάκης στη Νέα Υόρκη είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών
τραπεζών, επενδυτικών funds και επενδυτικών οίκων, όπως οι Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
«Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική
ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από
την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε
αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή», είπε ο υπουργός Οικονομίας
και Οικονομικών, δίνοντας έμφαση στον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την
υπόλοιπη ευρωζώνη που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια και
επισημαίνοντας την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων.
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, Τζέφρι Πάιατ, με τον οποίο ο κ.
Χατζηδάκης συζήτησε και θέματα ενέργειας, καθώς και o δισεκατομυριούχος μεγαλοεπενδυτής
Τζον Πόλσον.
Στην ελληνική αποστολή στη Νέα Υόρκη, από πλευράς κυβέρνησης συμμετείχαν επίσης οι
υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός
Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου
Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
«Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που
τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και
της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των
Ελλήνων», είπε απευθυνόμενος στο επενδυτικό κοινό, ο πρόεδρος και CEO της Ελληνικής
Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γιώργος Ζαββός, αναφερόμενος στο έργο της ΕΑΤ και στην ιδιαίτερη
σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη των μικρομεσαίων επιχειρήσεων, καθώς
αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν το 83,5% του
εργατικού δυναμικού της. Ο κ. Ζαββός, ωστόσο, αναφέρθηκε εκτενώς και σε μία κομβική
μεταρρύθμιση για το ελληνικό τραπεζικό σύστημα και την ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας,
το σχέδιο «Ηρακλής» για τη μείωση των κόκκινων δανείων. «Είμαι πολύ περήφανος για αυτό
το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός Οικονομικών, αρμόδιος για το
χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ και να εφαρμόσω το σχέδιο
Ηρακλής, σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια. Τα αποτελέσματα δεν ήταν παρά
εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων, από 46% σε
μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την
αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού
κύκλου της Ελλάδας», είπε.
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων. Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή
προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην
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Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη
ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022
κατά λίγο περισσότερο από 14%», επεσήμανε από την πλευρά του ο πρόεδρος της Eurobank,
Γιώργος Ζανιάς. Όπως πρόσθεσε, υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι
λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και περιλαμβάνουν: τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια
κατά τη διάρκεια των μνημονίων, τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το
τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη
δημοσιονομική συνέπεια και την σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία
προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική
βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα
χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας». Ο κ. Ζανιάς επισήμανε και τη σημαντική
βελτίωση του ελληνικού τραπεζικού συστήματος, σε κεφάλαια, κερδοφορία και ρευστότητα,
επίπεδα που βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους.
«Η Ελλάδα έχει επανενταχθεί στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με
μακροπρόθεσμη στόχευση», είπε ο γενικός διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής Τράπεζας, Βασίλης Καραμούζης. Προκειμένου, όπως είπε, η ελληνική οικονομία
να συνεχίσει την ανοδική της πορεία, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων. Ανέφερε
ενδεικτικά ότι μέχρι το 2030 δρομολογούνται περίπου 190 έργα υποδομών σε οδικά δίκτυα,
αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε
εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data centers, στον κλάδο
των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα
τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να διατηρήσει τη δυναμική του,
ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία προάγουν την
ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό
κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για αποθήκευση και
μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού & υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
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Πιτσιλής (ΑΑΔΕ) στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση,
προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην «απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα».
«Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα» ανέφερε ο κ. Πιτσιλής.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή
της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
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Spotlight of Greek banking sector at the Capital Link Forum in New York
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Spotlight of Greek banking sector at the Capital Link Forum in New York
Source : Σύνδεσμος
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Πιτσιλής (ΑΑΔΕ) στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση,
προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Το 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη
Ειδικότερα επεσήμανε:
την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην «απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα».
«Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα» ανέφερε ο κ. Πιτσιλής.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
η κεντρικοποίηση της είσπραξης
η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων, κληρονομιών,
δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή
της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
Κέρδος online  
13/12/2023 2:07
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Βασίλειος Καραμούζης: 190 έργα υποδομών, μέχρι το 2030
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Του Γιάννη Χαλκιαδάκη. Για την Ελλάδα, που  έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις
επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση και
υλοποίηση σημαντικών έργων, προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία, έκανε λόγο 
ο γενικός διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας  Βασίλειος
Καραμούζης, κατά την τοποθέτησή του, στο  25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum, 
στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα “Large Projects Transforming Greece”.
Συγκεκριμένα, ο κ. Καραμούζης ανέφερε ότι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα
υποδομών σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της
ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών
και data centers. Επίσης,  στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω
επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός
τουρισμός να διατηρήσει τη δυναμική του.
Επιπλέον, στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία προάγουν
την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας ως
ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για
αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού & υγροποιημένου αερίου, καθώς και
έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Συνεχίζοντας, ο γενικός διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής
Τράπεζας, είπε πως στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα,
λέγοντας χαρακτηριστικά ότι: «η εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα
περιβάλλον υψηλών επιτοκίων, αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου
πληθωρισμού, και λοιπών αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών
εντάσεων και υγειονομικών κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας, κατά τα πρότυπα ESG, αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση».
Καταλήγοντας, ο κ. Καραμούζης διαμήνυσε πως: « Στη βάση αυτή,  η χρηματοδότηση
επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή
στις συνθήκες της αγοράς, στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την
εξαιρετική της οικονομική κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό της δυναμικό, συνεχίζει
να είναι η Τράπεζα επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών
εγχειρημάτων».
 
Σχετικά θέματα:
Ποιές είναι οι προκλήσεις στη χρηματοδότηση και συντήρηση των νέων υποδομών;
Οι έξι βασικές δέσμες δράσεων για την πραγματοποίηση μικρών και μεγάλων δημοσίων έργων
Γ. Καραγιάννης: Πρόκειται να προκηρυχθούν έργα άνω των 3,2 δισ. ευρώ
Χρήστος Σταϊκούρας: H ασφάλεια υποδομών και μεταφορών
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Πιτσιλής στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς
όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή
της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
Πηγή: sofokleousin.gr
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Ανοιγμα Χατζηδάκη σε Αμερικάνους επενδυτές να επιλέξουν την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Πηγή: sofokleousin.gr
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Transport connectivity plans outlined at conference
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Newsroom
The government’s priorities in boosting connectivity in transport and resilience in infrastructure
were presented by Infrastructure & Transport Minister Christos Staikouras at the 25th Annual
Capital Link Invest in Greece Forum in New York on Monday. 
Staikouras noted the progress of the Greek economy despite external challenges, and
underlined the decisive role of infrastructure and transport in strengthening Greece’s regional
geopolitical role and in its economic growth. 
He also presented the timetable of implementing projects in progress, and what resources the
government uses for those projects and for works to restore damage from the extensive natural
disasters.
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Ο Πολίτης του ΤΑΙΠΕΔ και το american bar, το bonus των 100.000 ευρώ της Εθνικής, τι
είπε ο Μυτιλιναίος για τον Μητσοτάκη, ο άπελπις Ναπολέων της Intrum και το τασάκι,
το στοίχημα του Πιερ και τα καλά νέα για τον Χατζηδάκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δεν ξέρω (η μάλλον ξέρω) τι συμβαίνει εκεί στην Helleniq ENERGY (τέως ΕΛΠΕ), αλλά η
συμπεριφορά της μετοχής, πριν την διενέργεια του placement που έγινε στα 7 ευρώ,
προσομοίαζε με φούσκα.
The Wiseman
Δεν ξέρω (η μάλλον ξέρω) τι συμβαίνει εκεί στην Helleniq ENERGY (τέως ΕΛΠΕ), αλλά η
συμπεριφορά της μετοχής, πριν την διενέργεια του placement που έγινε στα 7 ευρώ,
προσομοίαζε με φούσκα.
Προσέξτε.
Την προηγουμένη Πέμπτη, το smart money (άπαντες καταλαβαίνουν τι εννοώ) ανέβασε
«πλασματικά» την μετοχή στα 7,70 ευρώ.
Δηλαδή λίγες ώρες πριν διενεργηθεί το placement του 11% των μετοχών της εισηγμένης που
είχαν στην κατοχή τους το ΤΑΙΠΕΔ και ο όμιλος Λάτση.
Όλοι αναφώνησαν “τι τρομερή εύκαιρα”.
Λίγοι ήταν αυτοί που προέβλεψαν το «πιστόλιασμα» που θα έπεφτε.
Την Παρασκευή, και ενώ δεν είχαν πάρει ακόμα Έλληνες και ξένοι τα χαρτιά στα χέρια τους, η
μετοχή έπεσε σχεδόν 6% στα 7,27.
Στην Δευτέρα που «πιστώθηκαν» οι μετοχές στους κωδικούς των πελατών (ξένοι θεσμικοί,
Έλληνες θεσμικοί και μεγάλοι ιδιώτες), υποχώρησε στα 7,17 ευρώ και χθες Τρίτη στα 7,10.
Το εξοργιστικό μάλιστα έγινε χθες το απόγευμα.
Η τελευταία πράξη της μετοχής στις 16:59:59, δηλαδή ένα δευτερόλεπτο πριν ολοκληρωθεί η
κανονική συνεδρίαση, έγινε στα 7,15 ευρώ.
Στην συνέχεια όμως στο 10 λεπτο της δημοπρασίας που ακολουθεί έως τις 17:10, κάποιοι…
πονηροί καρχαρίες, έριξαν 600.000 χαρτιά να πουληθούν στο 7,10 ευρώ.
Εκεί δηλαδή που έκλεισε η τιμή της μετοχής.
Όπως καταλαβαίνετε άπαντες είναι έξαλλοι με τον καταπληκτικό manager του ΤΑΙΠΕΔ, κ.
Δημήτρη Πολίτη.
Εμ, καλά το έλεγαν όσοι υποστήριζαν σκωπτικά όταν ήλθε στην Ελλάδα “ότι το παιδί είναι …
γίγαντας των αγορών».
Αφήστε που νομίζω ότι όταν τον έφεραν στην Ελλάδα, ήταν μάλλον χωρίς δουλειά.
Άπαντες σε Ελλάδα και εξωτερικό, τον βρίζουν μετά από το placement των ΕΛΠΕ, καθώς η
ποιότητά των επενδυτών όπως φάνηκε ήταν «American bar», δηλαδή κερδοσκόποι της μιας
μέρας.
Φυσικά ο ίδιος θα σας απαντούσε κυνικά εάν τον ρωτούσατε «αυτές είναι οι αγορές και
απευθύνονται σε μεγάλα παιδιά».
Προσοχή λοιπόν, την επόμενη φορά που θα σας πουλήσει μετοχές ο κ. Πολίτης και τα
“φιλαράκια” του οι τραπεζίτες, που «καρπώθηκαν» τις μεγάλες προμήθειες.
Να σας υπενθυμίζω ότι η απόδοση των ΕΛΠΕ, από τις αρχές του χρόνου είναι -7% ενώ της
αντίστοιχης εταιρείας του κλάδου η MOTOR OIL +15%.
Επίσης η κεφαλαιοποίηση των ΕΛΠΕ είναι 2,1 δισ. ευρώ ενώ της MOH 2,8 δισ. ευρώ.
Μεγάλο χάσμα κάτι που δεν δικαιολογείται από τα νούμερα των δυο εταιρειών.
Επίσης μην ξεχνάμε ότι στις 10 Ιανουάριου τα ΕΛΠΕ δίνουν προσωρινό μέρισμα 0,30 ευρώ.
Αγαπητοί αναγνώστες, βγάλτε τα συμπεράσματα σας για την «άθλια» ποιότητα των θεσμικών
που μπήκαν στα ΕΛΠΕ τις προηγούμενες ημέρες, με το placement του 11% των μετοχών της
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εισηγμένης.
  
 Στην μετοχή της Σαράντης το τελευταίο χρονικό διάστημα παρατηρείται ένα μάλλον «πονηρό»
φαινόμενο.
Ας πάρουμε τα πράγματα από την αρχή.
Η εισηγμένη έχει χαμηλό free float καθώς τα αδέλφια Σαράντη κατέχουν, σύμφωνα με τα
επίσημα στοιχεία, το 55,5 % των μετοχών
Επίσης η FMR LLC (εταιρεία της Fidelity) και η KAS DEPOSITORY TRUST κατέχουν το
15,48% των μετοχών.
Άρα μόνο αυτοί οι 3 μέτοχοι έχουν στα χέρια τους το 71% του Μετοχικού Κεφαλαίου  της
εισηγμένης.
Όμως προ ημερών ο Γρηγόρης Σαράντης, προέβη σε αγορά συνολικά 101.000 κοινών
ονομαστικών μετοχών στη μέση τιμή των 7,8 ευρώ ανά μετοχή.
Επιπρόσθετα ο Κυριάκος Σαράντης προέβη σε αγορά συνολικά 200.000 κοινών ονομαστικών
μετοχών στη μέση τιμή των 7,8 ευρώ ανά μετοχή.
Επίσης και η εταιρεία SKYLUX S.A., πρόσωπο που έχει στενό δεσμό με τον κ. Κυριάκο
Σαράντη προέβη σε αγορά 5.000 κοινών ονομαστικών μετοχών στη μέση τιμή των 7,9 ευρώ
ανά μετοχή.
Όμως είναι γεγονός ότι μια μετοχή που οι 3 βασικοί μέτοχοι έχουν το 71% των μετοχών, το να
αυξάνουν την συμμετοχή τους, μόνο «πονηρές» σκέψεις γεννά στους ειδικούς.
Δεν ξέρω εάν έχουν κάτι στο μυαλό τους τα δυο αδέλφια αλλά το γεγονός των αγορών
σημαντικών πακέτων μέτοχων, υποψιάζει  αρνητικά την επενδυτική κοινότητα.
Ίσως είναι υπερβολή, αλλά κάποιοι αναρωτιόνται εάν «παίζει» το ενδεχόμενο του squeeze out.
Μάλιστα παλαιότεροι χρηματιστές με μεγάλη εμπειρία,  έλεγαν στον Wiseman ότι το μάζεμα
των μέτοχων της ΣΑΡΑΝΤΗΣ τους  θυμίζει «την περίπτωση της οικογενείας των
Κυριακόπουλων που στην δεκαετία του 2010 αγόραζαν μεθοδικά μετοχές για να
προχωρήσουν στην συνέχεια σε squeeze out της S&B (Αργυρομεταλλευμάτων και Βαρυτίνης
).
Κατόπιν η S&B πουλήθηκε στην Γαλλική πολυεθνική IMERYS».
Οι ειδικοί των αγορών αναρωτιούνται λοιπόν εάν κάτι αντίστοιχο σκέπτεται η οικογένεια
Σαράντη.
Εάν οι έμπειροι χρηματιστές στοιχημάτιζαν σε κάτι, μάλλον θα πόνταραν στο squeeze out.
Εμείς θα περιμένουμε την οικογένεια Σαράντη να διαψεύσει ένα τέτοιο ενδεχόμενο.
Να σημειωθεί ακόμα ότι η εταιρεία κατέχει συνολικά 1.198.517 ίδιες μετοχές, ήτοι ποσοστό
1,79% του συνόλου των μετοχών της ΣΑΡΑΝΤΗΣ.
 
Τέλος αυτό που πρέπει να επισημανθεί προς τους μετόχους της ΣΑΡΑΝΤΗΣ και προς  τον
αναπληρωτή CEO της εταιρείας κ. Γιάννη Μπούρα, είναι το εξής: καλό θα ήταν τα δελτία τύπου
που εκδίδονται για τα αποτελέσματα του α τρίμηνου και του 9μηνου να αναφέρουν και τα
καθαρά κέρδη.
Ο μέτοχος και ο αναγνώστης των εταιρειών, θέλουν να ξέρουν τι κέρδη παράγει μια εταιρεία
και όχι μόνο τα EBIT δηλαδή τα κέρδη προ φορών και τόκων.
Γνωρίζω ότι δεν είναι υποχρεωτικό (η υποχρέωση υπάρχει μόνο στο 6μηνο και η ετήσια
χρήση) αλλά θεωρώ ότι μια εταιρεία που έχει αξία 550 εκατ. ευρώ, θα πρέπει να είναι
περισσότερο τυπική και κρυστάλλινη όταν δημοσιοποιεί νούμερα.
Παρόλο που απεχθάνομαι τις κοινοτυπίες νομίζω ότι στην προκειμένη περίπτωση επιβάλλεται
να καταφύγω στη γνωστή για τον Αγιο Βασίλη που φέτος θα έρθει νωρίτερα στα υψηλόβαθμα
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στελέχη της Εθνικής Τράπεζας.
Από το πρόγραμμα διανομής δωρεάν μετοχών, για το οποίο γράφαμε προ ημερών, θα
ωφεληθούν περίπου 140 στελέχη της Τράπεζας, τα «ρετιρέ» όπως θα λέγαμε παλαιότερα.
Στους τυχερούς συμπεριλαμβάνονται  οι Γενικοί Διευθυντές, οι βοηθοί Γενικοί Διευθυντές , οι
Διευθυντές  Διοίκησης και εκτείνεται ως και τους  Τομεάρχες.
Απ΄ότι έμαθα το πακέτο για τους τελευταίους ( οι οποίοι είναι οι τελευταίοι στην ιεραρχία)
φθάνει τις 15.000 μετοχές, οι οποίες σε τρέχουσα αξία ισοδυναμούν με περίπου 100.000 ευρώ.
Στο πρόγραμμα δεν έχω καταφέρει να μάθω αν εντάσσεται και ο ίδιος ο διευθύνων σύμβουλος
της Τράπεζας Παύλος Μυλωνάς, στο οποίο ο Wiseman εύχεται εκ του μακρόθεν χρόνια
πολλά  μέρες που έρχονται.
Παλαιότερα οι διοικητές της ΕΤΕ συνήθιζαν  τέτοιες ημέρες να ανταλλάσσουν ευχές  με τους
δημοσιογράφους στο Μέγαρο Μελά και αργότερα στο νέο κτίριο της Τράπεζας, αλλά η
παράδοση δεν συνεχίστηκε από τους επιγόνους.
Για να μην παρεξηγηθώ  δεν μέμφομαι την απόφαση της διοίκησης να ανταμείψει 
γενναιόδωρα τα στελέχη  της Τράπεζας.
Άλλωστε  τόσο οι επιδόσεις, αλλά και η οικονομική κατάσταση της Τράπεζας δικαιολογούν
απολύτως μία τέτοια κίνηση, η οποία θα στοιχίσει περίπου 90 εκατ. ευρώ.
Είπαμε ο ανταγωνισμός είναι σκληρός και τα κίνητρα είναι απαραίτητα προκειμένου να
κρατήσεις τα άξια στελέχη στην Τράπεζα.
Μια που αναφέρθηκα στα στελέχη να σας ενημερώσω ότι υπάρχει  μεγάλη γκρίνια στο
εσωτερικό της Τράπεζας για κάτι προαγωγές που αποφάσισε η Διοίκηση, αλλά δεν θα ήθελα
μέρα που είναι σήμερα να χαλάσω το εορταστικό κλίμα.
Superbe!!!
 
Αύριο το απόγευμα ολοκληρώνεται η διάθεση από τις ελληνικές Τράπεζες, του ομολόγου
ύψους 100 εκ. ευρώ που εκδίδει η εισηγμένη στο χρηματιστήριο εταιρεία Ideal Holdings.
Σύμφωνα με πηγές τις τραπεζικής αγοράς το ομόλογο έχει καλυφθεί ήδη μια φορά, ενώ οι
εκτιμήσεις των ειδικών αναφέρουν ότι η κάλυψη θα είναι ακόμα μεγαλύτερη κατά τη διάρκεια
της σημερινής ημέρας, δεν αποκλείεται δηλαδή να υπερκαλυφθεί έως και 1,5 φορά.
Το εντυπωσιακό είναι ότι η Ευρωπαϊκή Τράπεζα Ανασυγκρότησης και Ανάπτυξης (EBRD)
τοποθέτησε ήδη 15 εκ. ευρώ στο εν λόγω ομόλογο.
Η υπερκάλυψη έως και 1,5 φορά του ομολόγου, το οποίου θα έχει -εκτός απροόπτου- επιτόκιο
5,5-6%, θεωρείται μεγάλη επιτυχία για την εισηγμένη εταιρεία και το αφεντικό της, τον κ.
Λάμπρο Παπακωνσταντίνου, ο οποίος κατάφερε τα τελευταία 2-3 χρόνια, να συγκεντρώσει
κάτω από την ομπρέλα της Ideal Holdings μεγάλες και γνωστές εταιρείες, όπως για
παράδειγμα τα Αττικά Πολυκαταστήματα, την BΥΤΕ κ.λπ.
Στο γραφείο του υπουργού Οικονομικών του ιδιαίτερα έμπειρου και ικανού Κωστή Χατζηδάκη 
πλατεία Συντάγματος, οι άνθρωποι του δηλώνουν ιδιαίτερα ικανοποιημένοι για τη μεγάλη
συμμετοχή επενδυτών, στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη
Νέα Υόρκη και την υποδοχή που επεφύλαξαν οι παρευρισκόμενοι στον κρητικό πολιτικό.
Το κλίμα έχει αλλάξει άρδην από την τελευταία παρουσία του Υπουργού στην ίδια εκδήλωση
πριν δέκα χρόνια.
Από την Ελλάδα του χρέους και των ελλειμμάτων του 2013 έχουμε περάσει στην Ελλάδα των
υψηλών ρυθμών ανάπτυξης και της επενδυτικής βαθμίδας του 2023.
Σε όλα αυτά τα επιτεύγματα αναφέρθηκε τόσο στην ομιλία του στο forum όσο και στην
συνέντευξη που παραχώρησε στο CNN ο Κωστής Χατζηδάκης, διαμηνύοντας σε όλους τους
τόνους ότι «η ελληνική κυβέρνηση δεν θα σπαταλήσει την πρόοδο που έγινε τα τελευταία
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χρόνια αλλά θα συνεχίσει τις μεταρρυθμίσεις», καλώντας του αμερικανούς επενδυτές να
αυξήσουν τις επενδύσεις στη χώρα μας.
Την ομιλία του Κωστή Χατζηδάκη παρακολούθησαν εκπρόσωποι όλων των μεγάλων διεθνών
επενδυτικών οίκων, ο μεγαλοεπενδυτής John Paulson (μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς, της
ΕΥΔΑΠ κλπ)  και ο πρώην Πρέσβης των ΗΠΑ στη χώρα μας και νυν Υφυπουργός Ενέργειας
στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt.
Έληξε την 1η Δεκεμβρίου η προθεσμία που είχε θέσει η  PQH για την υποβολή μη δεσμευτικών
προσφορών για την αγορά του πακέτου των “κόκκινων δανείων” Alhabet ύψους 1,3 δις ευρώ.
Όπως καταλάβατε η αγορά δεν μπορεί να κοιμηθεί από την αγωνία για το εάν έχει προσέλθει
στη διαδικασία ο αποκαλούμενος πλέον και «άπελπις Ναπολέων» (Σ.Σ. Μικρός Ναπολέων
όμως, ο Μεγάλος μας τελείωσε στο νησί της Αγίας Ελένης το 1821), ο γνωστός και μη
εξαιρετέος κος Γιώργος Γεωργακόπουλος της Intrum.
Όπως με ενημέρωσαν με όσα συμβαίνουν γύρω του (με τα δημοσιεύματα του mononews.gr
και του Bloomberg) ο κ. Γεωργακόπουλος βγήκε χθες εκτός εαυτού, με αποτέλεσμα να
απωλέσει την ψυχραιμία του και να συμπεριφερθεί κατά τρόπο ανάρμοστο.
Μάλιστα , λέγεται οτι “την μήνιν του την πλήρωσε ένα σταχτοδοχείο το οποίο εξεσφενδόνισε
στον τοίχο, προκαλώντας σοκ και δέος στους παριστάμενους συνεργάτες του”.
Με δυο λόγια η ατμόσφαιρα ήταν τεταμένη μέχρις δακρύων.
Δακρύων από την ιδιαίτερα του (νομίζω φέρει και το ίδιο επίθετο, δηλαδή λέγεται
Γεωργακοπούλου) που μόνο που δεν την έβρισε σκαιότητα, από τα νεύρα του.
Τώρα όσον αφορά στην πώληση των δανείων της PQH αποφασισμένες να φθάσουν μέχρι το
τέλος της διαδικασίας φαίνεται να είναι η Fortres και η  Vel Fund, του αξιότιμου κ. Κώστα
Βελάνη που είναι και φανατικός θαμώνας του resto Milos στο Σύνταγμα.
Μάλιστα η Vel Fund θα είναι η μόνη που θα προσέλθει με αμιγώς ίδια κεφάλαια, χωρίς
καθόλου τραπεζικό δανεισμό. Αυτό το τελευταίο είναι αξιοσημείωτο καθότι σπάνιο…
Χμχμχμχ θα αναφωνήσω εγώ, που ξέρω πολλά, για τις “υψηλές” τραπεζικές και μη φιλίες του
κ. Κώστα Βελάνη.
Δεν μπορεί να αποδεχθεί ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της Mytilineos, Ευάγγελος
Μυτιληναίος τον «Ευρωπαϊκό Λεβιάθαν» που έχει στηθεί στις Βρυξέλλες.
Ετσι λοιπόν αναφερόμενος στις  επαφές που είχε στις Βρυξέλλες με την Κομισιόν, από κοινού
με άλλους βιομηχάνους της Ευρώπης ανέφερε χαρακτηριστικά  «Δυστυχώς, το αποτέλεσμα
ήταν μηδέν, τζάμπα ο κόπος.
Η Ευρώπη είναι κολλημένη. Πρέπει να ανακαλυφθεί η Ευρωπαϊκή Ένωση από μηδενική βάση.
Ο τρόπος που διοικείται από ασθενείς κυβερνήτες κρατών (οι ισχυροί ηγέτες μάς έχουν
τελειώσει) οδηγεί σε μια ασθενή δύναμη, με μικρή επιρροή στον κόσμο. Έχουμε στις Βρυξέλλες
ένα τεράστιο γραφειοκρατικό σύστημα»
Δεν περιορίστηκε όμως μόνο σε αυτά επεκτάθηκε και στο μοντέλο διακυβέρνησης της Ε.Ε
προβλέποντας ότι αυτό  «τελειώνει».
Πρέπει να δούμε το θέμα από την αρχή», ανέφερε μιλώντας στο συνέδριο του Οικονομικού
Ταχυδρόμου, συμπληρώνοντάς ότι , «η Ευρώπη έχει το πρόβλημα της ακριβής ενέργειας, σε
αντίθεση με ΗΠΑ και Κίνα.
Στην Ευρώπη, που εκπέμπουμε μόλις το 8% των ρύπων παγκοσμίως, πάμε να το κάνουμε
4%, στραγγαλίζοντας την οικονομία.
Η Κίνα παράγει πολλαπλάσιους ρύπους».
 
Τα όσα είπε χθες ο Ευάγγελος Μυτιληναίος στο συνέδριο του OΤ ήταν όχι μόνο εξαιρετικά
ενδιαφέροντα, αλλά ανέδειξαν για άλλη μια φορά το ταλέντο του στις οικονομικές, πολιτικές και
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γεωπολιτικές αναλύσεις.
Θα σταθώ, όμως, σε αυτά που ανέφερε ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της Mytilineos
για την ελληνική κυβέρνηση και προσωπικά για τον Κυριάκο Μητσοτάκη: «Όσοι υποτίμησαν
τον Κυριάκο Μητσοτάκη το 2016 που βγήκε πρόεδρος της ΝΔ, νομίζω ότι το έχουν μετανιώσει
πολύ πικρά. Απέδειξε, και το λέω με υπερηφάνεια σαν Έλληνας, ότι όχι απλώς μπορούσε,
αλλά ήταν πολύ πιο έτοιμος από όσο πίστευαν.
Κι αυτή τη στιγμή τολμώ να πω ότι έχουμε ίσως τον καλύτερο ηγέτη ευρωπαϊκής χώρας.
Γι’ αυτό και η Ελλάδα πάει καλύτερα από άλλες χώρες».
Και όλα αυτά ο κ. Μυτιληναίος τα είπε λίγες ημέρες αφ’ ότου ο ίδιος αλλά και ο επικεφαλής της
ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, Γιώργος Περιστέρης, είχαν περάσει την πόρτα του Μεγάρου Μαξίμου και
συζήτησαν με τον πρωθυπουργό για το μείζον θέμα του ΒΟΑΚ.
Δηλαδή της εμβληματικής παραχώρησης, αξίας 2 δις που βρίσκεται σε εκκρεμότητα από τον
Μάιο,  καθώς δεν έχουν ανοίξει οι οικονομικές προσφορές.
«Δώσαμε μια πολύ καλά μελετημένη προσφορά, με ανταγωνιστική τιμή, και περιμένουμε να
ανοίξουν οι προσφορές», ανέφερε για τον ΒΟΑΚ ο κ. Μυτιληναίος δείχνοντας το ενδιαφέρον
του για το μεγάλο αυτό έργο, το οποίο προφανώς έχει κινητοποιήσει όλους τους μεγάλους
«παίκτες» του κατασκευαστικού κλάδου.
 
Δεν έχουν τέλος τα  «πάθη των ΕΛΤΑ» , δεν φθάνουν οι ζημιές των 28 εκατ. ευρώ που
εμφάνισαν πέρυσι και τα αρνητικά ίδια κεφάλαια των  100 εκατ. ευρώ, τώρα βγαίνουν στην
επιφάνεια και τα «κρυμμένα χρέη».
Ανατρέχοντας στις οικονομικές καταστάσεις διαπίστωσα ότι τα ΕΛΤΑ χρωστούν περισσότερα
από 186 εκατ. Ευρώ σε αναδόχους έργων, εργαζομένους, τράπεζες, την ΑΔΑΕ  και
ασφαλιστικά ταμεία.
Το μεγαλύτερο φέσι που έχουν ρίξει τα Ταχυδρομεία, που καταγράφουν ζημίες 28 εκατ. Ευρώ
για τη χρονιά που μας πέρασε, όπως φαίνεται και από τον ισολογισμό έχει να κάνει με τις
αξιώσεις μιας κοινοπραξίας εταιρειών.
Πιο συγκεκριμένα, το εν λόγω σχήμα έχει αξιώσει, από τα 17,8 εκατ. Ευρώ που είχε αιτηθεί
αρχικά, το διόλου ευκαταφρόνητο ποσό των 77,8 εκατ. Ευρώ.
Τα ΕΛΤΑ φαίνονται, ωστόσο, αισιόδοξα με την έκβαση της υπόθεσης καθώς εκτιμούν ότι οι
δώδεκα αγωγές, που έχουν γίνει από την κοινοπραξία, θα τους κοστίσουν 2 εκατ. Ευρώ.
Πολύ κοντά σε αυτό το ποσό βρίσκονται και τα χρωστούμενα προς τα ασφαλιστικά ταμεία,
καθώς αυτές για το 2022 ανήλθαν στα 73,6 εκατ. Ευρώ, ενώ η εταιρεία χρωστάει και 5,1 εκατ.
Ευρώ στην Eurobank.
Επιπλέον, τα ΕΛΤΑ οφείλουν στο Ελληνικό Δημόσιο 1,4 εκατ. Ευρώ, ενώ ο απλήρωτος ΦΠΑ
έχει φτάσει στα 1,8 εκατ. ευρώ
Περνώντας στις αγωγές που έχουν κάνει ομάδες εργαζομένων, τα ποσά που αξιώνουν
εργαζόμενοι και συνταξιούχοι αθροίζονται συνολικά στα 26,1 εκατ. Ευρώ.
Πρόκειται για τουλάχιστον 14 αγωγές με μόνο μία εξ αυτών να έχει απορριφθεί.
Και εδώ τα ΕΛΤΑ θεωρούν ότι θα υπάρξει θετική έκβαση.
Μικρότερα ποσά, αλλά για υποθέσεις που αφορούν το απόρρητο των επικοινωνιών, φαίνεται
ότι αξιώνει η ΑΔΑΕ καθώς έχει επιβάλει συνολικά πρόστιμα 275 χιλιάδων ευρώ
 
Στις ελληνικές καλένδες παραπέμπεται ο διαγωνισμός της ΛΑΡΚΟ καθώς δόθηκε νέα
παράταση στην προσφυγή των Ιρλανδών της CMI στο ΣτΕ με νέα ημερομηνία εκδίκασης την
23 Απριλίου του 2024
Το σήριαλ ξεκίνησε το φθινόπωρο οπότε και προσέφυγαν οι Ιρλανδοί της CMI, οι οποίοι είχαν
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αποκλειστεί από τον διαγωνισμό του ειδικού διαχειριστή με αποτέλεσμα να χάσουν το
δικαίωμα να υποβάλουν προσφορά και στον έτερο διαγωνισμό του ΤΑΙΠΕΔ, στον οποίο είχε
επικρατήσει η κοινοπραξία ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ-AD που είχε δώσει τη μοναδική προσφορά.
Να σας θυμίσω  επίσης, ότι η ΛΑΡΚΟ έχει μπλέξει σε μία δαιδαλώδη διαγωνιστική διαδικασία
με τα ενδιαφερόμενα σχήματα να μπορούν να υποβάλουν προσφορά μόνο σε έναν εκ των δύο
διαγωνισμών, αλλά να επικρατήσουν λόγω της ρήτρας shoot-out.
Κάτι τέτοιο φαίνεται πως σκέφτηκαν και οι Ιρλανδοί της CMI, οι οποίοι κατέβηκαν μόνο στον
διαγωνισμό του διαχειριστή και επικράτησαν, αλλά αποκλείστηκαν.
Αυτό συνέβη καθώς  τα ραντάρ της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ έπιασαν ότι η εγγυητική επιστολή της CMI δεν
είχε εκδοθεί από την εταιρεία αλλά από συνδεδεμένο μέρος. Επιπλέον η  ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ  είχε
δώσει τη μοναδική προσφορά για το διαγωνισμό του ΤΑΙΠΕΔ, ενώ το ποσό που είχε
προσφέρει (περισσότερα από 5 εκατ. ευρώ) ήταν αρκετά μεγαλύτερο από αυτό των Ιρλανδών
(1,5 εκατ. ευρώ) για τον ειδικό διαχειριστή.
Εάν περάσει το αίτημα της CMI για την ακύρωση της απόφασης του ειδικού διαχειριστή, τότε
θα ενδέχεται να αλλάξει η κατάσταση στον διαγωνισμό του ΤΑΙΠΕΔ.
Αυτό θα συμβεί καθώς οι Ιρλανδοί ως οι νικητές του διαγωνισμού της ΛΑΡΚΟ θα μπορούν να
χτυπήσουν και αυτόν του ΤΑΙΠΕΔ.
Το μόνο σίγουρο είναι ότι εκτός από το ζήτημα της τρύπας των τουλάχιστον 100 εκατ. Ευρώ
για τη διάσωση της ΛΑΡΚΟ από το Ελληνικό Δημόσιο, ανοικτό παραμένει και το ακόμα
σημαντικότερο θέμα των εργαζομένων, καθώς η ειδική διαχείριση λήγει το Μάιο του 2024, ενώ
το ΣτΕ δεν έχει και την καλύτερη φήμη για την έγκαιρη έκδοση των αποφάσεών του.
Την «μπάλα στην εξέδρα» έριξε ο υπουργός Ανάπτυξης Κώστας Σκρέκας  όταν ρωτήθηκε για
τον αποκλεισμό των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (τα ξενοδοχεία 1 και 2 αστέρων) από τα
χρηματοδοτικά εργαλεία για τον πράσινο μετασχηματισμό τους, στο χθεσινό συνέδριο του
ΣΕΤΕ.
Ο υπουργός προτίμησε να αναφερθεί στο μέγεθος των επενδύσεων που έχουν
χρηματοδοτηθεί από τον αναπτυξιακό την τελευταία δεκαετία  και αρκέστηκε να σχολιάσει πως
στο εξής στον αναπτυξιακό θα εντάσσονται όσοι πληρούν «πράσινα» κριτήρια, χωρίς να
απαντήσει στο πώς θα αποκτήσουν πρόσβαση στη χρηματοδότηση και οι μικροί.
Αναμένεται η απάντηση των ξενοδόχων σήμερα, δια στόματος του προέδρου του
Ξενοδοχειακού Επιμελητηρίου που ετοιμάζει συνέντευξη για «τα προβλήματα και διερεύνηση
διαμόρφωσης προτύπου αναβαθμισμένης λειτουργίας» των ξενοδοχείων 1, 2 και 3 αστέρων.
Εν τω μεταξύ ο υπουργός έδωσε ένα ακόμα ενδιαφέρον στοιχείο: 10 χρόνια παίρνει η
αξιολόγηση και η πιστοποίηση μίας επένδυσης που έχει ενταχθεί στον αναπτυξιακό.
Προσεχώς έρχεται διάταξη που θα δίνει την τελευταία ευκαιρία σε επενδύσεις που έμειναν στα
χαρτιά αν κι έχουν ενταχθεί στον αναπτυξιακό από το 2010!
Το πρώτο πλήγμα στο κρατικό μονοπώλιο της εκπαίδευσης επιχειρεί να καταφέρει  ο
υπουργός Παιδείας Κυριάκος Πιερρακάκης (Πιερ για τους φίλους του) με την παρουσίαση του
νομοσχεδίου στο υπουργικό συμβούλιο μέχρι τις 20 Δεκεμβρίου για την ίδρυση μη κρατικών 
πανεπιστημίων.
Μακριά από τα γνωστά του «λημέρια», αυτά της τεχνολογίας, ο Πιερρακάκης στο νέο του ρόλο
έχει επιλέξει να είναι φειδωλός για τους σχεδιασμούς του σχετικά με την ίδρυση παραρτημάτων
ξένων πανεπιστημίων, αν και ήδη έχει ξεχωρίσει σε δημόσιες τοποθετήσεις του το μοντέλο της
Κύπρου και θέλει να το εφαρμόσει στην ελληνική πραγματικότητα.
Στο παρελθόν είχε αποδείξει ότι είναι ένας ικανός και αποτελεσματικός υπουργός που μπορεί
να ανταποκριθεί με γρήγορα αντανακλαστικά σε  περιόδους κρίσης και αυτό το προφίλ θέλει να
διατηρήσει και στο υπουργείο Παιδείας.
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Εδώ και μήνες οι σύμβουλοί του επεξεργάζονται το νομοσχέδιο, ώστε να μην υπάρξει καμία
“τρύπα” που θα μπορούσε να αμαυρώσει την εξαγγελία του πρωθυπουργού Κυριάκου
Μητσοτάκη σχετικά με την ίδρυση για πρώτη φορά παραρτημάτων ξένων πανεπιστημίων στην
Ελλάδα.
 Εκτός από τα ξένα Ιδρύματα που βρίσκονται ήδη σε επαφές με την ελληνική πλευρά, έντονο
είναι και το επενδυτικό ενδιαφέρον για το νέο εγχείρημα, με τον Κυριάκο Πιερρακάκη να
στοχεύει όχι μόνο στα εκπαιδευτικά οφέλη αλλά και στα οικονομικά, αυτά που απολαμβάνουν
εδώ και χρόνια οι χώρες, στις οποίες λειτουργούν ιδιωτικά πανεπιστήμια.
Συνεχίζονται οι έντονες αντιδράσεις για τις αλλαγές στο πλαίσιο λειτουργίας των Ταμείων 
Επαγγελματικής Ασφάλισης, παρά τις μικρές βελτιώσεις στο καθεστώς φορολόγησης των
καταβαλλόμενων εισφορών.
«Για καταστροφικό νομοσχέδιο που εξαϋλώνει το εφάπαξ στο τομέα του φαρμάκου» κάνει σε
ανακοίνωσή της η διοίκηση του Ταμείο Επαγγελματικής Ασφάλισης Υπαλλήλων
Φαρμακευτικών Εργασιών (ΤΑΥΦΕ) μετά την συνάντησή της με τον υφυπουργό Κοινωνικής
Ασφάλισης Πάνο Τσακλόγλου.
Το ταμείο μετά από 63 χρόνια μετατρέπεται σε ταμείο προαιρετικής ασφάλισης, κάτι που όπως
υποστηρίζει ο πρόεδρος του Σπύρος Κουκάκης, θα το οδηγήσει με μαθηματική ακρίβεια στον
οικονομικό στραγγαλισμό.
Οι εκπρόσωποι του ΤΑΥΦΕ ζήτησαν για άλλη μια φορά από τον κ. Τσακλόγλου να αποσύρει
τις σχετικές διατάξεις, σημειώνοντας ότι είναι καταστροφικές και θα οδηγήσουν σε ένα τεράστιο
κόστος μετάβασης, το οποίο θα φτάσει τα εκατοντάδες εκατομμύρια ευρώ και ουσιαστικά θα
σημάνουν το τέλος για το εφάπαξ των χιλιάδων εργαζομένων στο φάρμακο.
Οι εκπρόσωποι του ταμείου θα ζητήσουν συνάντηση με τον ίδιο τον υπουργό Άδωνι
Γεωργιάδη, προκειμένου  να τον πείσουν ότι «προωθείται μια άδικη και αναίτια ρύθμιση, που
πλήττει ευθέως τα συμφέροντα χιλιάδων εργαζομένων και η οποία πρέπει να αποσυρθεί».
Το βράδυ της Δευτέρας, ο τέως  πρίγκηψ  Νικόλαος επέλεξε να παρουσιάσει τις νέες εικαστικές
του δημιουργίες στον πολυχώρο VST της Βέτας Στεφανίδου Τσουκαλά στην Λεωφόρο
Κηφισιάς.
Φωτογραφίες, επιτοίχιες δημιουργίες αλλά και μικρά έπιπλα ήταν μερικά από τα εκθέματα που
θαύμασαν οι υψηλοί καλεσμένοι με την μητέρα του Βασίλισσα Άννα Μαρία  να δέχεται
συγχαρητήρια για το έργο του γιου της, την αδελφή του Αλεξία και τον αδελφό του Φίλιππο που
ήλθαν από το εξωτερικό όπως επίσης και πολλούς φίλους και γνωστούς που ήλθαν από το
εξωτερικό.
Και μια που μιλάμε για την τέως  Βασιλική οικογένεια, στα Παλαιά Ανάκτορα της Βασίλισσας
Φρειδερίκης, στην οδό Διαμαντίδου στο Παλαιό Ψυχικό, που έχει αποκτήσει εδώ και χρόνια η
οικογένεια Χατζηιωάννου, και ολοκληρώθηκε μετά από πολυετείς δικαστικές περιπέτειες, χθες
παρέθεσε γεύμα για κυρίες η Ρόζμαρι Χατζηιωάννου, σύζυγος του Πόλυ Χατζηιωάννου του
Λουκά.
Η μοίρα έπαιξε ένα παράξενο παιγνίδι με το συγκεκριμένο εμβληματικό ακίνητο καθώς  η
κατασκευή της κατοικίας έγινε στις αρχές του 20ου αιώνα, από Ελληνοκύπριο επιχειρηματία,
για να καταλήξει σχεδόν μετά από ένα αιώνα (το 1987) και πάλι στην κυριότητα
Ελληνοκύπριου.
Για να ακριβολογούμε σε offshore συμφερόντων της οικογενείας του Λουκά Χατζηιωάννου
έναντι του ποσού των 316.000.000 δραχμών ήτοι περίπου 927 χιλιάδων ευρώ – όσο περίπου
στοιχίζει σήμερα ένα περιποιημένο διαμέρισμα στην ευρύτερη γειτονιά.
Όπως σας είχαν εγκαίρως ενημερώσει από τις 21 Νοεμβρίου  το mononews.gr και ο wiseman
και τα 4 υποψήφια σχήματα του διαγωνισμού  του ΔΕΔΔΗΕ για τους έξυπνους μετρητές,
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υπέβαλλαν προσφορές.
Θυμίζουμε τα  τέσσερα σχήματα που πέρασαν στα τελικά:
Η πρώτη μεγάλη μάχη θα δοθεί στις αρχές του 2024, οπότε ένας στους τέσσερις θα κοπεί για
να μείνουν οι άλλοι τρείς.
 
Υπάρχει όμως μία σημαντική λεπτομέρεια στο διαγωνισμό που θα κρίνει πολλά και εκεί θα
δοθεί η δεύτερη μάχη: μετά  την παράδοση των πρώτων 500.000 μετρητών, για κάθε επόμενη
«παρτίδα» θα διενεργούνται εσωτερικοί διαγωνισμοί, ανάμεσα στους τρεις αναδόχους που θα
μείνουν.
Συνεπώς στους τρείς, ο ένας θα κερδίζει και οι άλλοι δύο θα μένουν εκτός, με ότι αυτό
συνεπάγεται.
Για να αντιμετωπίσουν τις δυσκολίες, οι υποψήφιοι προσέλαβαν μεγάλα δικηγορικά γραφεία
της Αθήνας.
H  πρώτη κουβέντα των μεγαλοδικηγόρων ήταν «θέλετε τη δουλειά;
Αν δεν μπορείτε να συνεργαστείτε μεταξύ σας, τότε πάρτε και Έλληνες συνεταίρους, έστω και
αν τους εμφανίσετε μετά το τέλος του διαγωνισμού.
Οι αμερικανο-ρουμάνοι της Honeywell, …χαζοί ήταν που πήραν μαζί τους το Σωκράτη
Κόκκαλη και την Intracom;».
Αυτή η αναζήτηση σταδιακά καρποφορεί, απλώς οι Έλληνες συν-εταίροι δεν εμφανίζονται
ακόμη επισήμως.
Θυμίζω πως μιλάμε για περίπου συνολικά 7,5 εκατομμυρίων μετρητές πανελλαδικά με αρχικό
προϋπολογισμό  1,2 δις ευρώ που σύντομα θα εκτοξευθεί και σημειώστε το αυτό.
 
Όπως μάθαμε από έγκυρη πηγή, οι τέσσερις ‘μνηστήρες’ θα καταθέσουν και συμπληρωματικές
προσφορές «εξπρές» για  360-380.000 μετρητές στη χαμηλή τάση, μέχρι τις 19 Δεκεμβρίου.
Καινούργιο αυτό το …quick start που λένε, αφού και  αυτοί οι ψηφιακοί μετρητές χαμηλής
τάσης θα έχουν διακοπτικό στοιχείο και modem.
 Άρα ο ΔΕΔΔΗΕ θα κόβει το ρεύμα μιας παροχής από απόσταση, εξοικονομώντας κόστος.
Το ίδιο γρήγορα θα γίνεται και η αποκατάσταση αφού τηρηθούν οι όροι ασφαλείας
επανασύνδεσης.
Πλέον ο ΔΕΔΔΗΕ θα προχωρήσει στη σύσταση επιτροπής αξιολόγησης, η οποία θα εξετάσει
μια προς μια την κάθε προσφορά, την εγγυητική επιστολή, μαζί με τα τεχνικά και οικονομικά
στοιχεία, μια διαδικασία που θα πάρει 1-2 μήνες.
 
Αποποίηση Ευθύνης: Το περιεχόμενο και οι πληροφορίες της στήλης προσφέρονται
αποκλειστικά και μόνο για ενημερωτικούς σκοπούς και σε καμία περίπτωση δεν μπορούν να
εκληφθούν ως συμβουλή, πρόταση, προσφορά για αγορά ή πώληση των κινητών αξιών, ούτε
ως προτροπή για την πραγματοποίηση οποιασδήποτε μορφής επένδυσης. Κατά συνέπεια δεν
υφίσταται ουδεμία ευθύνη για τυχόν επενδυτικές και λοιπές αποφάσεις που θα ληφθούν με
βάση τις πληροφορίες αυτές.
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Αλέξανδρος Εξάρχου: «Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των
τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η καλύτερη
συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών»
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
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στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.”
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ΑΑΔΕ: Έρχεται εφαρμογή για ενημέρωση, πληρωμές και προσωποποιημένα μηνύματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης
αναφέρθηκε ο διοικητής της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιστσιλής και εξήγγειλε εφαρμογή, μέσω της
οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται και θα πληρώνουν τις οφειλές τους.
Μιλώντας στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, ο κ. Πιτσιλής τόνισε
τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και
επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποίηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Επίσης ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
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Β. Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα) από Capital Link: Επιστροφή της Ελλάδας στις
επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Την επιστροφή της Ελλάδας στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με
μακριπρόθεσμη στόχευση, εξήρε ο κύριος Βασίλειος Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής
Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, στο πλαίσιο της
συμμετοχής του στο πάνελ με θέμα «Large projects transforming Greece» του 25th Annual
Capital Link Invest in Greece Forum.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι
βιώσιμη, σύμφωνα με τον κ. Καραμούζη.
« Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η οικονομία της χώρας, απαιτείται η
υλοποίηση σημαντικών έργων», επεσήμανε ο κ. Καραμούζης.
Συγκεκριμένα, ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών σε οδικά
δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ.
Στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για
δίκτυα οπτικών ινών και data centers.
Σύμφωνα με τον κ. Καραμούζη στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω
επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός
τουρισμός να διατηρήσει τη δυναμική του.
Επιπρόσθετα, στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία
προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας
ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για
αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού & υγροποιημένου αερίου, καθώς και
έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Ο κ. Καραμούζης ανέφερε χαρακτηριστικά ότι «η εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα
πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων, αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος
ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών αστάθμητων παραγόντων,
συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών κρίσεων».
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί μεγάλη εμπειρία,
τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς, στοιχεία που όπως επεσήμανε
ο κ. Καραμούζης, διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της
οικονομική κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η
Τράπεζα επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών
εγχειρημάτων.
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Spotlight of Greek banking sector at the Capital Link Forum in New York
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
The belief that Greek banks are now in a much more attractive and advantageous position,
leaving the climate of uncertainty behind them, was expressed by the speakers on the panel at
the 25th Capital Link Investment Forum in New York.
During the discussion, the positive developments in the Greek banking system and its further
growth prospects in a more favorable environment were mentioned.
Of particular interest was the position of Attica Bank’s CEO, Eleni Vrettou – the first woman to
be CEO of a Greek bank – given that she represents a strengthened organization that aspires
to perform the role of a fifth pole as a non-systemic bank in the Greek banking system.
“Why would a customer come to Attica Bank? First of all, they choose [us] because we are
faster. We are a smaller bank, we have flexibility, and we care about every customer we have
because they are more important to us. We are not looking so much to compete with systemic
banks, but to fill any gap in the system. We are a strong choice for individuals and businesses,”
Vrettou stressed, clarifying that the renewed Attica Bank consists of a strong Board of Directors
and is not prone to any kind of intervention.
“We have a strong Board of Directors with executives who have experience in both systemic
and international banks,” Vrettou added.
“When I was in the Eurogroup, we were called a ‘special case country’. Now this is not the
case,” Eurobank’s Chairman of the Board of Directors, George Zanias, said, focusing on the
flexible pension system and labor law resulting from the New Democracy government’s
reforms.
“During the crisis years, a large number of reforms were implemented. At the same time, we
now have political stability, with a government that is market-friendly and enhances the
country’s credibility,” Zanias said.
George Papadimitriou, CEO of Ernst & Young Greece, also focused on the importance of
political stability and consistency in reforms as fundamental elements of the market economy.
“The macroeconomic environment in Greece is very attractive… Everyone knows that Greece
is coming out of a long crisis and is now on a path of sustainable growth,” Papadimitriou said.
The Chairman of the Board of Directors of the Hellenic Development Bank, George Zavvos,
pointed out the key role of the Hercules program and the fact that it has enhanced banks’
liquidity. “Hercules was successful because the government extended it twice. It has also
received flattering comments from international financial institutions” he said.
European Central Bank (ECB) Supervisory Board member Elizabeth McCaul said Greece’s
recovery of investment grade status was “a very welcome development at market level.”
Read more at thenationalherald.com
RELATED TOPICS: Greece, Greek tourism news, Tourism in Greece, Greek islands, Hotels in
Greece, Travel to Greece, Greek destinations, Greek travel market, Greek tourism
statistics, Greek tourism report
Photo Source: Wikimedia Commons License: CC-BY-SA Copyright: Dimboukas
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Γ. Πιτσιλής: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης
αναφέρθηκε ο διοικητής της ΑΑΔΕ, Γιώργος Πιτσιλής κατά την τοποθέτησή του στο 25ο Capital
Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί,
για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της
φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
η κεντρικοποίηση της είσπραξης
η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων, κληρονομιών,
δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
Moneyreview.gr
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ΑΑΔΕ: Έρχεται εφαρμογή για ενημέρωση, πληρωμές και προσωποποιημένα μηνύματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης
αναφέρθηκε ο διοικητής της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιστσιλής και εξήγγειλε εφαρμογή, μέσω της
οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται και θα πληρώνουν τις οφειλές τους.
Μιλώντας στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, ο κ. Πιτσιλής τόνισε
τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και
επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποίηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Επίσης ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
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συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Πιτσιλής στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς
όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή
της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
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Πρόσκληση Κ. Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα – «Έχουμε
σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Πηγή: ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Πιτσιλής (ΑΑΔΕ): Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης
αναφέρθηκε ο Διοικητής της ΑΑΔΕ Γιώργος Πιτσιλής, στην τοποθέτησή του στο 25ο Capital
Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη. Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ τόνισε τις πρωτοβουλίες,
που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την
καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην «απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα».
«Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα» ανέφερε ο κ. Πιτσιλής.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή
της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
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ΑΑΔΕ: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου. Ειδικότερα επεσήμανε:
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε  λειτουργία εφαρμογή  για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποίηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής: “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
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Γ.Πιτσιλής: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή
της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
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Γ. Πιτσιλής: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή
της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
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Αλ. Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα
έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί,
στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση
περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ
ώστε να διασφαλιστούν νέα έσοδα για το μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ.
Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην
ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. 
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο.
Υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και μετά την εξαγορά της
Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ, το ανεκτέλεστο τα 5
δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ. ευρώ, στοιχεία δηλαδή
που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων κατασκευαστικών εταιρειών
στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας.
Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού,
που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και
ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα
δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους.
Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη
θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων
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ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο
τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν.
Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων,
τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε
ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις
Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι
δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε.
«Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι που χρειάζεται η
ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε εδώ για να μείνουμε.
Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι τόσο σημαντικό όσο
το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε να κάνουμε και στις
δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
«Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα» κατέληξε. 
Ακολούθησε την Ημερησία στο Google News!
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Πιτσιλής: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποίηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
η κεντρικοποίηση της είσπραξης
η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων, κληρονομιών,
δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή
της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
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Γ. Πιτσιλής στο 25o Invest in Greece forum Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς
όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Διοικητής της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων Γιώργος Πιτσιλής.
ΑΠΕ-ΜΠΕ/ΑΠΕ-ΜΠΕ/ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΒΛΑΧΟΣ
Αθήνα, 12 Δεκεμβρίου 2023
ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ
ΑΑΔΕ: Γ. Πιτσιλής στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς
όφελος όλων 
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή
της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
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Δεν θέλετε να συμπληρώνετε το κείμενο αυτό σε κάθε αναζήτηση σας; Αρκεί απλά να
γραφτείτε δωρεάν στο Forin.gr πατώντας εδώ ή να συνδεθείτε με τον λογαριασμό σας.
Δεν υπάρχουν σχόλια! Πρόσθεσε το σχόλιο σου τώρα!
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Μ. Μυρογιάννη: Η Ελλάδα αποτελεί ιδανικό προορισμό για επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η κα Μυρογιάννη κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην
Ελλάδα: φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα»
“Οι άριστες επιδόσεις της οικονομίας, η αύξηση του ονομαστικού ΑΕΠ, καθώς και η
γεωπολιτική σταθερότητα και η μετατροπή της χώρας σε ενεργειακό κόμβο, αποτελούν τους
βασικούς παράγοντες ανθεκτικότητας της Ελλάδας” τόνισε η Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας του Υπουργείου Εξωτερικών και Πρόεδρος του ΔΣ
της Enterprise Greece, Μάιρα Μυρογιάννη, κατά τη συμμετοχή της στο 25ο Συνέδριο «Capital
Link Invest in Greece Forum» στη Νέα Υόρκη.
 
Η κα Μυρογιάννη κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην
Ελλάδα: φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα», αναφέρθηκε στην ανάκτηση από την
Ελλάδα της επενδυτικής βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η
χώρα βρίσκεται σε αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο,
γεγονός που προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
 
Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές
προοπτικές, δηλαδή εισροές και άμεσες ξένες επενδύσεις. Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια
της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη. Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές
προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
 
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι με δεδομένη την επιτυχημένη πορεία της
οικονομικής ανάκαμψης και το φιλο-επενδυτικό περιβάλλον στη χώρα μας η Ελλάδα αποτελεί
έναν ιδανικό προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη
σταθερότητα του φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού
παραδείγματος σε πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
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ΑΑΔΕ: Οι αλλαγές που έρχονται το 2024 στη φορολογική διοίκηση
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπαλλήλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης • η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία
ακινήτων, μεταβιβάσεων, κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον
ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”
 
Θάνος Πασχάλης
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Πιτσιλής (ΑΑΔΕ) στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση,
προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM IEFIMERIDA.GR
12/12/2023  21:36
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειαςτη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών
μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίαςτην αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την
κεντρικοποιηση του ελέγχου και της είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην «απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα».
«Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα» ανέφερε ο κ. Πιτσιλής.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
η κεντρικοποίηση της είσπραξηςη λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία
ακινήτων, μεταβιβάσεων, κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον
ΦΠΑ και το μητρώοη μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν
διαθέτουν πρόσβαση σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή
της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
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Πιτσιλής (AAΔΕ): Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης,
αναφέρθηκε μεταξύ άλλων ο κ. Πιτσιλής στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, σύμφωνα με σχετική
ανακοίνωση.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
www.bankingnews.gr
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Η χρυσή ευκαιρία να δημιουργηθεί ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις, με την
Intrakat, να φέρνει μία νέα εποχή
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Του Γιάννη Χαλκιαδάκη. Στην προετοιμασία  της Intrakat  για την επόμενη ημέρα της αγοράς,
όταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του
κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί, εστίασε ο αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και διευθύνων
σύμβουλος της εταιρείας  Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum
που συνδιοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών.
Ο ίδιος στοχεύει σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση
περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και στην επέκταση
του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ, ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το μέλλον.
Στη  συζήτηση με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, συμμετείχαν,  οι κ.κ.  Άλεξ
Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και
Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (Reed
Smith).
Παίρνοντας τον λόγο, ο κ. Εξάρχου είπε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε
σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά
1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται
να περάσει τα 6 δισ. ευρώ, ενώ  στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία,
καθώς και στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ, λέγοντας:
«Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του
κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το
αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο».
Συνεχίζοντας, ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ
στην ανάπτυξη της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε
προσελκύσει αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να
επενδύσει στον κατασκευαστικό όμιλο.
Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και μετά την εξαγορά της
Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ, το ανεκτέλεστο τα 5
δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ. ευρώ, στοιχεία δηλαδή
που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων κατασκευαστικών εταιρειών
στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings),  αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας.
Όπως διευκρίνισε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού
οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων
δανείων και ικανά κεφάλαια, ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις,
που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις, σημειώνοντας:
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν»  και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική
ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και αυτό
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απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του
νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και
το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών,
υποστηρίζοντας πως:
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη».
Κατόπιν, ο κ. Εξάρχου διαμήνυσε  ότι  υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας
στην Ελλάδα, προσθέτοντας πως: «Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την
εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων
δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024».
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Στη συνέχεια,  απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και της
Thrivest Holdings από την Ελλάδα, τονίζοντας ότι: «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε
περαιτέρω στην Ελλάδα», συμπληρώνοντας πως: «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και
του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα
κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να
δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι τόσο σημαντικό όσο το να
αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε να κάνουμε και στις δύο
επενδύσεις μας».
Ολοκληρώνοντας, ο  επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,  ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η
Ελληνική Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί,
προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα
επόμενα δύο – τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το
διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
Για να καταλήξει  ότι: «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών.
Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα».
Σχετικά θέματα:
Πώς φέρνει τη νέα  πνοή αισιοδοξίας, η ιδιαίτερα επιτυχημένη αύξηση μετοχικού κεφαλαίου,
της Optima
Prem Watsa: Πιο ασφαλές περιβάλλον για επενδύσεις με επανεκλογή Μητσοτάκη
Reale Group & Υδρόγειος: Για μια νέα κοινή εποχή ανάπτυξης
ID. Buzz: Ξεκινά μια νέα εποχή για την αυτοκίνηση
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Πιτσιλής στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση προς
όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν στην ψηφιοποιηση,
όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη. Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις
κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης και
τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και
επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
η κεντρικοποίηση της είσπραξης
η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων, κληρονομιών,
δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας. Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης
μεταστροφή της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
Διαβάστε ακόμη
Το «πάρτι» στα ευρωπαϊκά χρηματιστήρια – Γιατί οι μετοχές καταρρίπτουν διαδοχικά ρεκόρ
Vodafone-Public: Τι περιλαμβάνει η στρατηγική συμφωνία των δύο Ομίλων – Οι συνέργειες και
τα επόμενα βήματα (pics) (upd)
Σκλαβενίτης: Δίνει αυξήσεις 5,17% από τα Χριστούγεννα – Στα €900 ο βασικός μισθός
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Έρχονται σαρωτικές αλλαγές στη φορολογική διοίκηση... για όλους
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, αναφερόμενος στις κύριες
προτεραιότητες της Αρχής για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης. Ο Διοικητής της
ΑΑΔΕ τόνισε τις πρωτοβουλίες που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών
και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου. Ειδικότερα
επεσήμανε: • την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας • τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών
μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας • την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την
κεντρικοποιηση του ελέγχου και της είσπραξηςΑπλοποίηση φορολογικού μηχανισμού Σχετικά
με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της υποβολής των
φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην...
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Πιτσιλής: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε ομιλία του στο Capital Link στη Νέα Υόρκη, ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού
μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
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Πιτσιλής: «Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση» σημείωσε ο Διοικητής της ΑΑΔΕ, κ. Γιώργος Πιτσιλής,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη
«Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση» σημείωσε ο Διοικητής της ΑΑΔΕ, κ. Γιώργος Πιτσιλής,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ειδικότερα, ο κ. Πιτσιλής σημείωσε ότι: «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
Παράλληλα, αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου. Ειδικότερα επεσήμανε: 
την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα. 
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών. 
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
η κεντρικοποίηση της είσπραξης
η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων, κληρονομιών,
δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
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Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και
οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε στις 11 Δεκεμβρίου ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.  
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.  
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.  
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της ομιλίας του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου
Σταϊκούρα σε ανεπίσημη μετάφραση:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων: 
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
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Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
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Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
 8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
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Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
H Ελλάδα θα διεκδικήσει ευρωπαϊκούς πόρους για να ανατάξει και να ενδυναμώσει το
σιδηροδρομικό της δίκτυο
Οι πέντε πυλώνες που αναβαθμίζουν την Ελλάδα
Η ανάπτυξη των αυτοκινητοδρόμων αποτελεί εξαιρετικό πεδίο εισαγωγής νέων τεχνολογιών
Follow us στη σελίδα στο Facebook ΕΔΩ για να βλέπετε όλα τα νέα
Follow us στη σελίδα στο LinkedIn ΕΔΩ για να βλέπετε όλα τα νέα
See author's posts

https://energizinggreece.gr/2023/12/11/oi-sygxrones-metafores-kai-oi-anthektikes-ypodomes-isxyropoioyn-ton-geopolitiko-kai-oikonomiko-rolo-tis-elladas/


https://www.businessdaily.gr/

 Publication date: 12/12/2023 20:54

 Similar Stats ranking (Greece): 1037

 link

Γ. Ζαββός: Αξιοσημείωτος ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής για την οικονομία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω εμβάθυνσης της Ένωσης
Κεφαλαιαγορών» ανέφερε ο κ. Ζαββός.
«Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας»,
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα.
Πρόκειται για ένα φόρουμ  υψηλού επιπέδου, όπου συμμετέχουν κορυφαίοι εκπρόσωποι της
ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης καθώς και της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας,
επενδυτές, Πρόεδροι και Διευθύνοντες Σύμβουλοι αλλά και υψηλόβαθμα στελέχη των 4
ελληνικών συστημικών τραπεζών, της AtticaBank, καθώς και μεγάλων διεθνών τραπεζών,
όπως Barclays, Goldman Sachs International, Morgan Stanley, BNP Paribas, Nomura, AXIA
Ventures Group Ltd.
Το οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνησης έδωσε το παρών σε ανώτατο επίπεδο με τη
συμμετοχή του Υπουργού Εθνικής Οικονομίας, Κωστή Χατζηδάκη και του Αναπληρωτή
Υπουργού, Νίκου Παπαθανάση.
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντησημε την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα.
Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ
της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης.
Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με την
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής.
«Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019».
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής.
«Είμαι πολύ περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός
Οικονομικών, αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ
και να εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια.
Τα αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό.Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας».
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας.
«Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες, ωθώντας τις
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τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια κακουχιών.
Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο για
τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την
απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού.
Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που
τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και
της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των
Ελλήνων».
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους.
«Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης».
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.
«Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων. Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη,
παρέχοντας εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που
βοηθούν τις ΜμΕ να αναπτυχθούν.
Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB
μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια.
Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να επεκταθούν,
να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της Ελλάδας»
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίωςευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας:
«Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση δυναμικών
συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την εμβέλειά της και
ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα».
Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό.
«Έτσι, μέσω της διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις
φιλόδοξες αναπτυξιακές πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για
τη μετάβαση της Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία».
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ.
Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας,
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συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
«Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον.
Μέσα από τη σαφή στρατηγική και τις τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο
απαραίτητος εταίρος του νέου ελληνικού χρηματοοικονομικού τοπίου,  μετά την κρίση.
Η συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB, θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη
διαμόρφωση του ευημερούντος μέλλοντος της Ελλάδας δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων
Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γ. Ζαββός ολοκληρώνοντας την
παρέμβασή του.
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Γ. Πιτσιλής: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου. Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
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Εξάρχου: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών - Η
Intrakat ετοιμάζεται για την επόμενη μέρα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Αλέξανδρος Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat, Αλέξανδρος
Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη
από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια συζήτησης με θέμα τις
διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι Άλεξ Φωτακίδης (CVC),
Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και Δημήτρης
Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο ρόλος των ΑΠΕ
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
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στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
Πηγή:www.bankingnews.gr
www.worldenergynews.gr
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Έρχονται σαρωτικές αλλαγές στη φορολογική διοίκηση... για όλους
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς όφελος όλων» προανήγγειλε ο Διοικητής της
ΑΑΔΕ, Γιώργος Πιτσιλής, από το 25ο Capital Link Invest in Greece forum.
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, αναφερόμενος στις κύριες
προτεραιότητες της Αρχής για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ τόνισε τις πρωτοβουλίες που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου. Ειδικότερα επεσήμανε:
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Απλοποίηση φορολογικού μηχανισμού
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Προτεραιότητα η ψηφιοποίηση υπηρεσιών
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Διασύνδεση POS με Ταμειακές
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή
της εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
Ακολουθήστε το Dnews στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
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Γ.Πιτσιλής - Λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων,
μεταβιβάσεων, κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ
και το μητρώο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Αθήνα, 12 Δεκεμβρίου 2023
ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ
ΑΑΔΕ: Γ. Πιτσιλής στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς
όφελος όλων
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.   
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
•    την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την  περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
•    τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
•    την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης 
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε  λειτουργία εφαρμογή  για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
 
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
•    η κεντρικοποίηση της είσπραξης
•    η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
•    η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν
πρόσβαση σε ψηφιακά μέσα.
 
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
 
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
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εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
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Πιτσιλής: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης,
αναφέρθηκε μεταξύ άλλων ο κ. Πιτσιλής στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum. Οι
πρωτοβουλίες για την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου.
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή ,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη, σύμφωνα με σχετική
ανακοίνωση. Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον
μετασχηματισμό της φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί,
για τη βελτίωση της εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της
φοροδιαφυγής και του λαθρεμπορίου. Ειδικότερα επεσήμανε: • την εξέλιξη της ψηφιοποίησης
της ΑΑΔΕ , για την περαιτέρω ενίσχυση της αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της
διαφάνειας • τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας • την
αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση
της υποβολής των φορολογικών δηλώσεων , στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και
στην ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα. Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία
εφαρμογή για κινητές συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα
πληρώνουν τις οφειλές τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα. Ο Διοικητής της
ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην ψηφιοποιηση, όπως η
περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή της ψηφιακής
υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και η απόδοση
ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών. Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες
μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ, ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού
μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με
κινήσεις, όπως: • η κεντρικοποίηση της είσπραξης • η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη
φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων, κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία
εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο • η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των
πολιτών , που δεν διαθέτουν πρόσβαση σε ψηφιακά μέσα. Στο πεδίο του ψηφιακού
μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου αποστολής, την
εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη διασύνδεση των POS με
τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς της οικονομίας. Όπως
είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, “Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
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Γ. Πιτσιλής στο 25o Invest in Greece forum: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς
όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου. Ειδικότερα επεσήμανε: 
• την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειας
• τη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίας
• την αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την κεντρικοποιηση του ελέγχου και της
είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα. 
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποιηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών. 
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
• η κεντρικοποίηση της είσπραξης
• η λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία ακινήτων, μεταβιβάσεων,
κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον ΦΠΑ και το μητρώο
• η μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν διαθέτουν πρόσβαση
σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, "Bασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων”.
ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΑΡΧΗ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΕΣΟΔΩΝ (ΑΑΔΕ)
ΓΙΩΡΓΟΣ ΠΙΤΣΙΛΗΣ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;

https://www.capital.gr/oikonomia/3755425/g-pitsilis-sto-25o-invest-in-greece-forum-allazoume-ti-forologiki-dioikisi-pros-ofelos-olon/


http://www.imerisia.gr/

 Publication date: 12/12/2023 20:31

 Similar Stats ranking (Greece): 517

 link

Γ. Ζαββός: Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα ξεκλειδώνει τις τεράστιες δυνατότητες
των ΜμΕ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο
για τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την
απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού» υπογράμμισε ο κ.Ζαββός
"Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας",
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum "Invest in Greece" του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα.
Πρόκειται για ένα φόρουμ  υψηλού επιπέδου, όπου συμμετέχουν κορυφαίοι εκπρόσωποι της
ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης καθώς και της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας,
επενδυτές, Πρόεδροι και Διευθύνοντες Σύμβουλοι αλλά και υψηλόβαθμα στελέχη των 4
ελληνικών συστημικών τραπεζών, της Attica Bank, καθώς και μεγάλων διεθνών τραπεζών,
όπως  Barclays, Goldman Sachs International,  Morgan Stanley, BNP Paribas, Nomura, AXIA
Ventures Group Ltd. 
Το οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνησης έδωσε το παρών σε ανώτατο επίπεδο με τη
συμμετοχή του Υπουργού Εθνικής Οικονομίας, Κωστή Χατζηδάκη και του Αναπληρωτή
Υπουργού, Νίκου Παπαθανάση. 
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα. 
Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ
της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης.
Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με την
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής.
"Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019", 
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής. "Είμαι πολύ
περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός Οικονομικών,
αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ και να
εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια.  
Τα αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας". 
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας. "Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες,
ωθώντας τις τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια
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κακουχιών.
Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο για
τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την
απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού.
Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που
τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και
της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των
Ελλήνων".
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός  απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους.
"Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης".
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.
"Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων.
Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη, παρέχοντας
εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που βοηθούν τις
ΜμΕ να αναπτυχθούν.
Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB
μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια. 
Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να επεκταθούν,
να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της Ελλάδας"
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας: 
"Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση δυναμικών
συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την εμβέλειά της και
ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα".
Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό.
"Έτσι, μέσω της διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις
φιλόδοξες αναπτυξιακές πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για
τη μετάβαση της Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία."
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ. 
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Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας,
συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
 
"Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον. 
Μέσα από τη σαφή στρατηγική και τις τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο
απαραίτητος εταίρος του νέου ελληνικού χρηματοοικονομικού τοπίου,  μετά την κρίση.
Η συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB, θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη
διαμόρφωση του ευημερούντος μέλλοντος της Ελλάδας", δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων
Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γ. Ζαββός ολοκληρώνοντας την
παρέμβασή του.
Ακολούθησε την Ημερησία στο Google News!
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Πιτσιλής: Αλλάζουμε τη φορολογική διοίκηση, προς όφελος όλων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Σε τέσσερις βασικούς άξονες κινήθηκε η τοποθέτηση του Διοικητή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή,
στο 25ο Capital Link Invest in Greece forum, στην Νέα Υόρκη.
Ο κ. Πιτσιλής αναφέρθηκε στις κύριες προτεραιότητες της ΑΑΔΕ για τον μετασχηματισμό της
φορολογικής διοίκησης και τόνισε τις πρωτοβουλίες, που έχουν ληφθεί, για τη βελτίωση της
εξυπηρέτησης πολιτών και επιχειρήσεων και την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής και του
λαθρεμπορίου.
Ειδικότερα επεσήμανε:
την εξέλιξη της ψηφιοποίησης της ΑΑΔΕ, για την περαιτέρω ενίσχυση της
αποτελεσματικότητας, της δικαιοσύνης και της διαφάνειαςτη βελτιστοποίηση των ελεγκτικών
μέσων με τη βοήθεια της τεχνολογίαςτην αναδιάρθρωση του οργανωτικού μοντέλου με την
κεντρικοποιηση του ελέγχου και της είσπραξης
Σχετικά με την εξυπηρέτηση των φορολογουμένων, αναφέρθηκε στην απλοποίηση της
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων, στην ψηφιακή έκδοση ΑΦΜ και κλειδάριθμου και στην
ψηφιακή εξυπηρέτηση των πολιτών μέσω του πρώτου διαθέσιμου υπάλληλου, που θα
ενεργοποιηθεί άμεσα.
Στο αμέσως επόμενο διάστημα δήλωσε ότι θα τεθεί σε λειτουργία εφαρμογή για κινητές
συσκευές, μέσω της οποίας οι φορολογούμενοι θα ενημερώνονται, θα πληρώνουν τις οφειλές
τους και θα λαμβάνουν προσωποποιημένα μηνύματα.
Ο Διοικητής της ΑΑΔΕ αναφέρθηκε και στα σημαντικά βήματα, που έγιναν φέτος στην
ψηφιοποίηση, όπως η περαιτέρω βελτίωση του myDATA και του myPROPERTY, η εισαγωγή
της ψηφιακής υποβολής ενδικοφανών προσφυγών, η επιτάχυνση των επιστροφών φόρων και
η απόδοση ΑΦΜ σε ανήλικους άνω των 12 ετών.
Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά με επικείμενες μεταρρυθμίσεις που θα υλοποιήσει η ΑΑΔΕ,
ανέδειξε τον εκσυγχρονισμό του οργανωτικού μοντέλου της φορολογικής διοίκησης με νέες
σύγχρονες υποδομές και εγκαταστάσεις, με κινήσεις, όπως:
η κεντρικοποίηση της είσπραξηςη λειτουργία δύο νέων Κέντρων, ένα για τη φορολογία
ακινήτων, μεταβιβάσεων, κληρονομιών, δωρεών και ένα για τη φορολογία εισοδήματος, τον
ΦΠΑ και το μητρώοη μετατροπή των ΔΟΥ σε σημεία εξυπηρέτησης των πολιτών, που δεν
διαθέτουν πρόσβαση σε ψηφιακά μέσα.
Στο πεδίο του ψηφιακού μετασχηματισμού μίλησε για την ενεργοποίηση του ψηφιακού δελτίου
αποστολής, την εισαγωγή της υποχρεωτικότητας της ηλεκτρονικής τιμολόγησης και τη
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχανές, με επέκταση εφαρμογής σε όλους τους τομείς
της οικονομίας.
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πιτσιλής, «βασική επιδίωξή μας είναι η πλήρης μεταστροφή της
εικόνας της φορολογικής διοίκησης, προς όφελος πολιτών και επιχειρήσεων».
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Ζαββός: Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα ξεκλειδώνει τις δυνατότητες των
μικρομεσαίων επιχειρήσεων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Mιλώντας στο 25ο ετήσιο Forum του Capital Link, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στη σημαντική
μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων, όπως και στο σχέδιο «Ηρακλής» και στις
αναβαθμίσεις της ελληνικής οικονομίας
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Πρόσκληση Κ.Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα- "Έχουμε σωστό
μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα"
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Μυτιληναίος: Η Ευρώπη πλησιάζει στα αδιέξοδά της - Διοικείται από ασθενείς
κυβερνήτες κρατών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το υπάρχουν μοντέλο της ΕΕ τελειώνει», ξεκαθάρισε ο Ευάγγελος Μυτιληναίος.
«Η Ευρώπη πλησιάζει στα αδιέξοδά της, τα οποία δημιουργήθηκαν από την αδυναμία της να
κινηθεί επί δεκαετίες», είπε ο Ευάγγελος Μυτιληναίος μιλώντας στο συνέδριο του Οικονομικού
Ταχυδρόμου.
Ο κ. Mυτιληναίος μίλησε για τις επαφές που είχε στις Βρυξέλλες με την Κομισιόν, από κοινού
με άλλους βιομηχάνους της Ευρώπης. «Δυστυχώς, το αποτέλεσμα ήταν μηδέν, τσάμπα ο
κόπος. Η Ευρώπη είναι κολλημένη. Πρέπει να ανακαλυφθεί η Ευρωπαϊκή Ένωση από
μηδενική βάση. Ο τρόπος που διοικείται από ασθενείς κυβερνήτες κρατών (οι ισχυροί ηγέτες
μάς έχουν τελειώσει) οδηγεί σε μια ασθενή δύναμη, με μικρή επιρροή στον κόσμο. Έχουμε στις
Βρυξέλλες ένα τεράστιο γραφειοκρατικό σύστημα», τόνισε.
«Το υπάρχουν μοντέλο της ΕΕ τελειώνει. Πρέπει να δούμε το θέμα από την αρχή», σημείωσε.
Ο επιχειρηματίας ανέφερε ότι πέρα από όλα τα προβλήματα, «η Ευρώπη έχει το πρόβλημα της
ακριβής ενέργειας, σε αντίθεση με ΗΠΑ και Κίνα. Στην Ευρώπη, που εκπέμπουμε μόλις το 8%
των ρύπων παγκοσμίως, πάμε να το κάνουμε 4%, στραγγαλίζοντας την οικονομία. Η Κίνα
παράγει πολλαπλάσιους ρύπους».
Η εταιρεία μας παίζει μεγαλύτερο ρόλο στο εξωτερικό
«Ίσως το μεγαλύτερο έργο που έχουμε αναλάβει στο εξωτερικό είναι το υποθαλάσσιο καλώδιο
που ενώνει Σκωτία και Αγγλία», επεσήμανε ο Ευάγγελος Mυτιληναίος, μιλώντας στο συνέδριο.
«Η εταιρεία μας παίζει μεγάλο ρόλο στην Ελλάδα, αλλά παίζει μεγαλύτερο στο εξωτερικό»,
τόνισε ο επιχειρηματίας.
Σχολιάζοντας τα αποτέλεσμα της συνάντησης Μητσοτάκη-Ερντογάν, ο Ευάγγελος Mυτιληναίος
σημείωσε ότι ασχολείται πολύ με τη γεωπολιτική, γιατί η εταιρεία αναπτύσσεται σε όλο τον
κόσμο. «Και από χόμπι και από ανάγκη ασχολούμαι», δήλωσε.
Όπως είπε, «η επίσκεψη είναι επιτυχημένη, δεν το αμφισβήτησε κανείς πλην κάποιων
εθνικιστών. Η Τουρκία εξελίσσεται σε μεγάλη δύναμη και ο Ερντογάν παραμένει για δεκαετίες
κυρίαρχος. Με εξαίρεση κάποια επεισόδια, η γειτονία παραμένει σχετικώς καλή, όσο καλή
μπορεί να είναι η γειτονία Ελλάδας-Τουρκίας».
Αναφερόμενος στην ευρύτερη πολιτική και την εικόνα για το 2024, έδωσε έμφαση στις εκλογές
στις ΗΠΑ αλλά και τις ευρωεκλογές, καθώς και στα δύο ανοικτά πολεμικά μέτωπα.
«Όσο η κατάσταση στη Γάζα δεν σταματά, όσο τα ψηφίσματα του ΟΗΕ για κατάπαυση του
πυρός δεν υιοθετούνται, η κατάσταση θα γίνεται πιο δύσκολη. Όχι από την πλευρά των
κυβερνήσεων αλλά σε ό,τι αφορά την κατάσταση στους δρόμους».
Αναφορικά με τις ΗΠΑ, σημείωσε ότι «η προεδρία Τραμπ είχε πολλές ιδιαιτερότητες. Άλλαξε
τον πλανήτη σε πολλά πράγματα. Ο Τραμπ είχε αρχίσει να προετοιμάζει την έξοδο των ΗΠΑ
από το ΝΑΤΟ και ίσως τον ΟΗΕ. Αν υλοποιηθούν αυτά σε μια δεύτερη θητεία Τραμπ, όλοι
καταλαβαίνουμε τι θα συμβεί, ειδικά στην Ευρώπη που είχε συνηθίσει να περνά με «τσάμπα»
ασφάλεια από τις ΗΠΑ και φθηνή ενέργεια από τη Ρωσία. Κινδυνεύει να βρεθεί χωρίς και τα
δύο».
Ο Ευάγγελος Mυτιληναίος ρωτήθηκε και για την πολιτική κατάσταση στην Ελλάδα. Δήλωσε ότι
«όσοι υποτίμησαν τον Κ. Μητσοτάκη το 2016 το έχουν μετανιώσει. Απέδειξε ότι μπορούσε και
ήταν πιο έτοιμος απ’ ό,τι πολλοί νόμιζαν. Έχουμε ίσως τον καλύτερο ηγέτη ευρωπαϊκής χώρας
στην Ελλάδα, γι’ αυτό πάμε καλύτερα από άλλες χώρες».
Όσον αφορά την κεντροαριστερά, δήλωσε ότι θλίβεται που δεν υπάρχει μια αξιόπιστη
αντιπολίτευση, γιατί είναι θεμέλιο για τη Δημοκρατία.
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Τι είπε για την ενέργεια
Σε σχέση με τα νέα δεδομένα στην ηλεκτρική ενέργεια το 2024, οπότε δεν θα υπάρξουν
επιδοτήσεις για τους καταναλωτές, δήλωσε ότι «η ιστορία με τα χρωματιστά τιμολόγια έχει
μπερδέψει. Αδικούμε τον κ. Σκυλακάκη. Έχει γνώση οικονομικών, αλλά θα πρέπει να μπει πιο
βαθιά στα ενεργειακά.
Τα χρωματιστά τιμολόγια είναι απλή διαδικασία, πήραν χρώμα για να γίνουν πιο εύκολα για τον
πολίτη. Το πράσινο είναι αυτό που η κυβέρνηση θεωρεί πιο ασφαλές για τον πολίτη. Η τιμή θα
αλλάζει κάθε μήνα».
«Τα ενεργειακά σχέδια θα βοηθούν την ανάκαμψη της χώρας», επεσήμανε, ενώ για τις
κατασκευές τόνισε ότι «απασχολούν πολύ και τον ίδιο τον πρωθυπουργό. Έχουν δοθεί έργα
15 δισ. ευρώ αλλά στην πλειονότητά τους είναι κολλημένα. Έτσι περιμένει την επανεκκίνηση
για να διαχυθούν τα οφέλη στην οικονομία. Υπάρχουν προβλήματα, θέλει μεγάλη προσοχή και
προσπάθεια για να εκκινήσουν οι μεγάλες κατασκευές».
Υπογράμμισε ακόμα ότι «λείπουν χιλιάδες εργαζόμενοι, ενώ η ρευστότητα των εταιρειών είναι
μεγάλο θέμα, αφού και το κράτος καθυστερεί τις πληρωμές. Με τόσα έργα που έχουν βγει, τα
όρια των εταιρειών έχουν εξαντληθεί από τις εγγυητικές κ.λπ.».
Σε σχέση με τον ΒΟΑΚ, στον οποίο συμμετέχει η Mytilineos, ο επιχειρηματίας δήλωσε ότι
«είναι ένα μεγάλο και δύσκολο έργο. Περιμένουμε να ανοίξουν οι προσφορές και να
προχωρήσει το έργο».
«Δεν είμαι αισιόδοξος για την Ευρώπη, είμαι αισιόδοξος για την Ελλάδα», κατέληξε ο
Ευάγγελος Mυτιληναίος. «Είναι ενδιαφέρον ότι οι προοπτικές της Ν. Ευρώπης είναι καλύτερες
από τη Βόρεια. Ο λόγος είναι ότι ο Βορράς στηρίχθηκε πολύ στην ενεργοβόρα βιομηχανία. Σε
αυτό το σκηνικό η Ελλάδα, που πέτυχε και τη ρύθμιση του χρέους μέχρι το 2032, βρίσκεται σε
σχετικά καλύτερη κατάσταση. Αν έχουμε πολιτική σταθερότητα, η κατάσταση θα είναι καλή».
ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΕΠΙΣΗΣ «Κινούμαι Ηλεκτρικά 2»: Έγκριση καταβολής επιδοτήσεων σε άλλους 268
δικαιούχους O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών Τέλος επιτηδεύματος:
Ποιοι απαλλάσσονται, ποιοι πληρώνουν, για ποιους «κουρεύεται» το 2024
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Γ. Ζαββός: Η HDB ξεκλειδώνει τις τεράστιες δυνατότητες των ΜμΕ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας»,
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα.
Πρόκειται για ένα φόρουμ  υψηλού επιπέδου, όπου συμμετέχουν κορυφαίοι εκπρόσωποι της
ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης καθώς και της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας,
επενδυτές, Πρόεδροι και Διευθύνοντες Σύμβουλοι αλλά και υψηλόβαθμα στελέχη των 4
ελληνικών συστημικών τραπεζών, της Attica Bank, καθώς και μεγάλων διεθνών τραπεζών,
όπως  Barclays, Goldman Sachs International,  Morgan Stanley, BNP Paribas, Nomura, AXIA
Ventures Group Ltd. 
Το οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνησης έδωσε το παρών σε ανώτατο επίπεδο με τη
συμμετοχή του Υπουργού Εθνικής Οικονομίας, Κωστή Χατζηδάκη και του Αναπληρωτή
Υπουργού, Νίκου Παπαθανάση. 
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα. 
Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ
της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης.
Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με την
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής.
«Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019», 
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής.
«Είμαι πολύ περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός
Οικονομικών, αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ
και να εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια.
Τα αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας». 
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας. 
«Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες, ωθώντας τις
τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια κακουχιών.
Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο για
τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την
απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού.
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Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που
τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και
της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των
Ελλήνων».
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός  απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους.
«Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η  τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης».
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.  
-«Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων.
Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη, παρέχοντας
εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που βοηθούν τις
ΜμΕ να αναπτυχθούν.
Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB
μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια. 
Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να επεκταθούν,
να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της Ελλάδας»
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας: 
«Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση δυναμικών
συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την εμβέλειά της και
ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα».
Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό.
«Έτσι, μέσω της διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις
φιλόδοξες αναπτυξιακές πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για
τη μετάβαση της Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία.»
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ. 
Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας,
συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
«Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
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δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον. 
Μέσα από τη σαφή στρατηγική και τις τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο
απαραίτητος εταίρος του νέου ελληνικού χρηματοοικονομικού τοπίου,  μετά την κρίση.
Η συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB, θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη
διαμόρφωση του ευημερούντος μέλλοντος της Ελλάδας»
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γ.
Ζαββός ολοκληρώνοντας την παρέμβασή του.
moneyreview.gr
Ακολουθήστε το Money Review στο Google News
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Ε. Βρεττού: «Η ανανεωμένη Attica Bank δεν είναι επιρρεπής σε παντός είδους
παρεμβάσεις»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τι είπε η διευθύνουσα σύμβουλος της Attica Bank, Ελένη Βρεττού στο πλαίσιο του 25ου
Capital Link Forum
Radar Team
Το ελληνικό τραπεζικό σύστημα και η ελληνική οικονομία εν γένει μπορούν να προσβλέπουν
στο μέλλον με αισιοδοξία, ήταν το μήνυμα που έστειλαν οι ομιλητές του πάνελ με θέμα «το
ελληνικό τραπεζικό σύστημα και οι προοπτικές ανάπτυξης και προόδου» (Greek Banking
Sector – Growth and Development Outlook), στο πλαίσιο του 25ου Capital Link Forum. Ολοι
τους αναφέρθηκαν στην εντυπωσιακή μείωση των κόκκινων δανείων, στη βελτίωση της
κερδοφορίας των τραπεζικών ιδρυμάτων, στο έκδηλο ενδιαφέρον μακροπρόθεσμων, θεσμικών
επενδυτών, ενώ ιδιαίτερα στάθηκαν στον ψηφιακό μετασχηματισμό και την εταιρική
διακυβέρνηση ως παράγοντες περαιτέρω ανάπτυξης του τραπεζικού τομέα.
Μεταξύ των ομιλητών, η διευθύνουσα σύμβουλος της Attica Bank, Ελένη Βρεττού, που
αναφέρθηκε στο πώς κατάφερε η τράπεζα μέσα σε έναν χρόνο, που ανέλαβε η ίδια τα ηνία, να
περάσει από ζημιές σχεδόν 40 εκατ. ευρώ στην κερδοφορία.
Ενδεικτικά, η Τράπεζα στο 9μηνο του 2023 παρουσίασε επαναλαμβανόμενα κέρδη προ φόρων
και προβλέψεων ύψους €11,5 εκατ., έναντι ζημίας ύψους €34,2 εκατ. γεγονός που οφείλεται
κυρίως στην αύξηση του επιτοκιακού εσόδου και στη μείωση της βάσης κόστους στο πλαίσιο
υλοποίησης του Επιχειρηματικού Σχεδίου.
Η κυρία Βρεττού διαβεβαίωσε μάλιστα ότι τα αποτελέσματα της Attica θα είναι πολύ πιο
εντυπωσιακά στο τέλος του έτους. Όπως ανέφερε πάντως, «η αύξηση των επιτοκίων μας κάνει
να επωφελούμαστε λιγότερο σε σχέση με τις συστημικές τράπεζες. Κόψαμε πολύ τα κόστη
λειτουργίας. Μειώσαμε συμβούλους. Πλέον μπορούμε να αναχρηματοδοτήσουμε. Εχουμε 3
δισ. καταθέσεις, 250 εκατ. ευρώ πιστωτική επέκταση. Ως μικρότερη τράπεζα μπορούμε να
είμαστε πιο ευέλικτοι και προσέχουμε τον πελάτη γιατί η πελατειακή μας βάση είναι μικρότερη
κι  επειδή ο πελάτης είναι πιο σημαντικός για εμάς.  Είμαστε μια ισχυρή επιλογή για ιδιώτες και
επιχειρήσεις», τόνισε η κ. Βρεττού. «Εχουμ ένα πολύ ισχυρό ΔΣ με τεχνοκράτες που θέλουν να
δουν την τράπεζα να λειτουργεί σωστά.Η ανανεωμένη Attica Bank δεν είναι επιρρεπής σε
παντός είδους παρεμβάσεις», ανέφερε, μεταξύ άλλων.
Επιδίωξη της Τράπεζας Αττικής, δεν είναι να ανταγωνιστεί τις συστημικές τραπεζες, αντιθέτως,
επιδιώκει να καλύψει το όποιο κενό αφήνουν αυτές, σύμφωνα με την κυρία Βρεττού.
«Με διαθέσιμα κεφάλαια για ανάπτυξη και καταθετική βάση που υπερβαίνει πλέον τα τρία
δισεκατομμύρια ευρώ, έχουμε ισχυρή ρευστότητα για να χρηματοδοτήσουμε ακόμη
περισσότερες επιχειρήσεις και ιδιώτες διευρύνοντας παράλληλα τη γκάμα των προϊόντων μας
για να προσφέρουμε ολοκληρωμένες τραπεζικές λύσεις, είτε πρόκειται για δάνεια, επενδύσεις,
ασφάλειες, πληρωμές ή εξατομικευμένες λύσεις, με έμφαση στις ψηφιακές υπηρεσίες»
Αναφορικά με τη δημιουργία του 5ου πυλώνα, η κα Βρεττού ανέφερε πως «υπάρχουν δυο
τράπεζες (Αττικής και Παγκρήτια) που πρέπει να μετασχηματίσουμε, να
αναχρηματοδοτήσουμε. Το due diligence έχει ξεκινήσει, και με την υποστήριξη της κυβέρνησης
έχουμε τον Ηρακλή 3 που βοηθά τις τράπεζες να καθαρίσουν τους ισολογισμούς τους. Το α’
τρίμηνο του 2024 θα μπορέσουμε να ανακοινώσουμε το σχέδιο συγχώνευσης με την
Παγκρήτια», με στόχο της δημιουργία μιας νέας, πιο ισχυρής και ανταγωνιστικής τράπεζας».
Διαβάστε ακόμη:
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Πρόσκληση Κωστή Χατζηδάκη σε Αμερικανούς να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής.
Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει
αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη
χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Tζέφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Οι Χρήστος Σταικούρας, Θεόδωρος Σκυλακάκης, Νίκος Παπαθανάσης, ο επικεφαλής του
Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας και ο Τζέφρι Πάιατ στο στο
25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη@ΔΤ
Οι Κωστής Χατζηδάκης, Χρήστος Σταικούρας, Νίκος Παπαθανάσης,και ο Τζέφρι Πάιατ στο στο
25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη@ΔΤ
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Ζαββός στο φόρουμ της Capital Link: Ξεκλειδώνουμε τις τεράστιες των μικρομεσαίων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NewsRoom 12 Δεκεμβρίου 2023 19:13 Τελευταία ενημέρωση:7:14 μμ
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με
την Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα. Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές
συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης.
 Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με την
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής.
«Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019»,
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής. «Είμαι πολύ
περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός Οικονομικών,
αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ και να
εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια. Τα
αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από
τους ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας».
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας. «Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες,
ωθώντας τις τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια
κακουχιών. Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των
αναβαθμίσεων τόσο για τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας
τον δρόμο για την απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού. Η απόκτηση αξιολογήσεων
επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που τροφοδοτείται από την ακλόνητη
αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και της κυβέρνησής του. Είναι το
επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των Ελλήνων».
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους.
«Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης».
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.
«Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων. Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη,
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παρέχοντας εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που
βοηθούν τις ΜμΕ να αναπτυχθούν. Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα
δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την
πρόσβαση σε κεφάλαια. Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα
στις ΜμΕ να επεκταθούν, να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική
ανάπτυξη της Ελλάδας»
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας: «Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την
προώθηση δυναμικών συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB
διευρύνει την εμβέλειά της και ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική
επιχειρηματικότητα».
Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό. «Έτσι, μέσω της
διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις φιλόδοξες αναπτυξιακές
πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για τη μετάβαση της
Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία».
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ.
Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων
εργασίας, συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
«Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον. Μέσα από τη σαφή
στρατηγική και τις τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο απαραίτητος εταίρος του
νέου ελληνικού χρηματοοικονομικού τοπίου, μετά την κρίση. Η συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB,
θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη διαμόρφωση του ευημερούντος
μέλλοντος της Ελλάδας», δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής
Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γ. Ζαββός ολοκληρώνοντας την παρέμβασή του.
Διαβάστε επίσης
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Ζαββός: Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα ξεκλειδώνει τις τεράστιες δυνατότητες των
μικρομεσαίων επιχειρήσεων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από τράπεζες λόγω των
απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών επιτοκίων», επεσήμανε ο Πρόεδρος και CEO
της HDB μιλώντας στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link
«Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας»,
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα.
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα. Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές
συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ της HDB ο Γιάννης Πολλάλης.
Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτηση, αναφορικά με την
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής.
«Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019»,
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής. «Είμαι πολύ
περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός Οικονομικών,
αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ και να
εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια. Τα
αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας».
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας. «Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες,
ωθώντας τις τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια
κακουχιών. Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των
αναβαθμίσεων τόσο για τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας
τον δρόμο για την απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού. Η απόκτηση αξιολογήσεων
επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που τροφοδοτείται από την ακλόνητη
αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και της κυβέρνησής του. Είναι το
επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των Ελλήνων».
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους.
«Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
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πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης».
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.
«Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων. Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη,
παρέχοντας εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που
βοηθούν τις ΜμΕ να αναπτυχθούν. Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα
δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την
πρόσβαση σε κεφάλαια. Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα
στις ΜμΕ να επεκταθούν, να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική
ανάπτυξη της Ελλάδας»
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας: «Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την
προώθηση δυναμικών συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB
διευρύνει την εμβέλειά της και ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική
επιχειρηματικότητα». 
Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό. «Έτσι, μέσω της
διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις φιλόδοξες αναπτυξιακές
πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για τη μετάβαση της
Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία».
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ.
Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας,
συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
«Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον. Μέσα από τη σαφή
στρατηγική και τις τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο απαραίτητος εταίρος του
νέου ελληνικού χρηματοοικονομικού τοπίου, μετά την κρίση. Η συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB,
θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη διαμόρφωση του ευημερούντος
μέλλοντος της Ελλάδας», δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής
Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γ. Ζαββός ολοκληρώνοντας την παρέμβασή του.
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Βρεττού (Attica Bank): «Το α’ τρίμηνο του 2024 θα ανακοινώσουμε το σχέδιο
συγχώνευσης με την Παγκρήτια»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
'Εχει ξεκινήσει το due diligence - H επιστροφή στην κερδοφορία και η εκτίμηση για τα μεγέθη
του 2023 - Τι ανέφερε η επικεφαλής της Attica Bank στο 25ο Capital Link Forum για τον 5ο
πυλώνα και για τον μετασχηματισμό της τράπεζας -
Το ελληνικό τραπεζικό σύστημα και η ελληνική οικονομία εν γένει μπορούν να προσβλέπουν
στο μέλλον με αισιοδοξία, ήταν το μήνυμα που έστειλαν οι ομιλητές του πάνελ με θέμα «το
ελληνικό τραπεζικό σύστημα και οι προοπτικές ανάπτυξης και προόδου» (Greek Banking
Sector – Growth and Development Outlook), στο πλαίσιο του 25ου Capital Link Forum. Ολοι
τους αναφέρθηκαν στην εντυπωσιακή μείωση των κόκκινων δανείων, στη βελτίωση της
κερδοφορίας των τραπεζικών ιδρυμάτων, στο έκδηλο ενδιαφέρον μακροπρόθεσμων, θεσμικών
επενδυτών, ενώ ιδιαίτερα στάθηκαν στον ψηφιακό μετασχηματισμό και την εταιρική
διακυβέρνηση ως παράγοντες περαιτέρω ανάπτυξης του τραπεζικού τομέα.
Μεταξύ των ομιλητών, η διευθύνουσα σύμβουλος της Attica Bank, Ελένη Βρεττού, που
αναφέρθηκε στο πώς κατάφερε η τράπεζα μέσα σε έναν χρόνο, που ανέλαβε η ίδια τα ηνία, να
περάσει από ζημιές σχεδόν 40 εκατ. ευρώ στην κερδοφορία.
Ενδεικτικά, η Τράπεζα στο 9μηνο του 2023 παρουσίασε επαναλαμβανόμενα κέρδη προ φόρων
και προβλέψεων ύψους €11,5 εκατ., έναντι ζημίας ύψους €34,2 εκατ. γεγονός που οφείλεται
κυρίως στην αύξηση του επιτοκιακού εσόδου και στη μείωση της βάσης κόστους στο πλαίσιο
υλοποίησης του Επιχειρηματικού Σχεδίου.
Η κυρία Βρεττού διαβεβαίωσε μάλιστα ότι τα αποτελέσματα της Attica θα είναι πολύ πιο
εντυπωσιακά στο τέλος του έτους. Όπως ανέφερε πάντως, «η αύξηση των επιτοκίων μας κάνει
να επωφελούμαστε λιγότερο σε σχέση με τις συστημικές τράπεζες. Κόψαμε πολύ τα κόστη
λειτουργίας. Μειώσαμε συμβούλους. Πλέον μπορούμε να αναχρηματοδοτήσουμε. Εχουμε 3
δισ. καταθέσεις, 250 εκατ. ευρώ πιστωτική επέκταση. Ως μικρότερη τράπεζα μπορούμε να
είμαστε πιο ευέλικτοι και προσέχουμε τον πελάτη γιατί η πελατειακή μας βάση είναι μικρότερη
κι  επειδή ο πελάτης είναι πιο σημαντικός για εμάς.  Είμαστε μια ισχυρή επιλογή για ιδιώτες και
επιχειρήσεις», τόνισε η κ. Βρεττού. «Εχουμ ένα πολύ ισχυρό ΔΣ με τεχνοκράτες που θέλουν να
δουν την τράπεζα να λειτουργεί σωστά.Η ανανεωμένη Attica Bank δεν είναι επιρρεπής σε
παντός είδους παρεμβάσεις», ανέφερε, μεταξύ άλλων.
Επιδίωξη της Τράπεζας Αττικής, δεν είναι να ανταγωνιστεί τις συστημικές τραπεζες, αντιθέτως,
επιδιώκει να καλύψει το όποιο κενό αφήνουν αυτές, σύμφωνα με την κυρία Βρεττού.
«Με διαθέσιμα κεφάλαια για ανάπτυξη και καταθετική βάση που υπερβαίνει πλέον τα τρία
δισεκατομμύρια ευρώ, έχουμε ισχυρή ρευστότητα για να χρηματοδοτήσουμε ακόμη
περισσότερες επιχειρήσεις και ιδιώτες διευρύνοντας παράλληλα τη γκάμα των προϊόντων μας
για να προσφέρουμε ολοκληρωμένες τραπεζικές λύσεις, είτε πρόκειται για δάνεια, επενδύσεις,
ασφάλειες, πληρωμές ή εξατομικευμένες λύσεις, με έμφαση στις ψηφιακές υπηρεσίες»
Αναφορικά με τη δημιουργία του 5ου πυλώνα, η κα Βρεττού ανέφερε πως «υπάρχουν δυο
τράπεζες (Αττικής και Παγκρήτια) που πρέπει να μετασχηματίσουμε, να
αναχρηματοδοτήσουμε. Το due diligence έχει ξεκινήσει, και με την υποστήριξη της κυβέρνησης
έχουμε τον Ηρακλή 3 που βοηθά τις τράπεζες να καθαρίσουν τους ισολογισμούς τους. Το α’
τρίμηνο του 2024 θα μπορέσουμε να ανακοινώσουμε το σχέδιο συγχώνευσης με την
Παγκρήτια», με στόχο της δημιουργία μιας νέας, πιο ισχυρής και ανταγωνιστικής τράπεζας».
Διαβάστε ακόμη
Εγκαινιάστηκε ο «ψηφιακός βοηθός» – Πώς αλλάζει την καθημερινότητα των πολιτών (tweet)
Το «πάρτι» στα ευρωπαϊκά χρηματιστήρια – Γιατί οι μετοχές καταρρίπτουν διαδοχικά ρεκόρ
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Μυτιληναίος: Κολλημένα τα περισσότερα από τα 15 δισ. των έργων, να ανοίξουν οι προσφορές
για τον ΒΟΑΚ
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Ζαββός: Η HDB "ξεκλειδώνει" τις δυνατότητες των μικρομεσαίων επιχειρήσεων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
"Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας",
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum "Invest in Greece" του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα. Πρόκειται για ένα φόρουμ υψηλού επιπέδου, όπου συμμετέχουν κορυφαίοι
εκπρόσωποι της ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης καθώς και της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, επενδυτές, Πρόεδροι και Διευθύνοντες Σύμβουλοι αλλά και υψηλόβαθμα
στελέχη των 4 ελληνικών συστημικών τραπεζών, της Attica Bank, καθώς και μεγάλων
διεθνών...
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Ζαββός: Η HDB θα ξεκλειδώσει τις δυνατότητες των ΜμΕ – Καθοριστικός ο «Ηρακλής»
για την επενδυτική βαθμίδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον για την
ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό τομέα,
αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας», δήλωσε ο
Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB, Γεώργιος
Ζαββός
«Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον για την
ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό τομέα,
αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας», δήλωσε ο
Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB, Γεώργιος
Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη, το οποίο
πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την Ελλάδα.
«Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων. Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη,
παρέχοντας εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που
βοηθούν τις ΜμΕ να αναπτυχθούν. Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα
δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την
πρόσβαση σε κεφάλαια. Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα
στις ΜμΕ να επεκταθούν, να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική
ανάπτυξη της Ελλάδας», είπε ο κ. Ζαββός, υπογραμμίζοντας τον ρόλο της Ελληνικής
Αναπτυξιακής Τράπεζας στη μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων
για τη στήριξη των ελληνικών ΜμΕ.
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ. Η στήριξη αυτή
ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας, συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της
χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
Ο κ. Ζαββός, ερωτώμενος σχετικά για την σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων
δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του
στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής, ανέφερε: «Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί
μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον
υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν
από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε
διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019.
Είμαι πολύ περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός
Οικονομικών, αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ
και να εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής, σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια. Τα
αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας», είπε, τονίζοντας τον
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αξιοσημείωτο ρόλο του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής οικονομίας.
«Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες, ωθώντας τις
τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια κακουχιών.
Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο για
τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την
απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού. Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής
βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα
του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων
σκληρής δουλειάς και θυσίας των Ελλήνων», κατέληξε ο κ. Ζαββός.
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Χρ. Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Απαιτείται επανεξέταση της σχέσης πελάτη και αναδόχου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η έλλειψη ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν
την ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου, επεσήμανε ο Χρήστος Ιωάννου στο
συνέδριο της Capital Link.
Πηγή: Εuro2day.gr
Facebook Twitter Pinterest Email Σχόλια
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Ζαββός: Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα ξεκλειδώνει τις δυνατότητες των
μικρομεσαίων επιχειρήσεων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Mιλώντας στο 25ο ετήσιο Forum του Capital Link, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στη σημαντική
μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων, όπως και στο σχέδιο «Ηρακλής» και στις
αναβαθμίσεις της ελληνικής οικονομίας
«Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας»,
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα.
Πρόκειται για ένα φόρουμ υψηλού επιπέδου, όπου συμμετέχουν κορυφαίοι εκπρόσωποι της
ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης καθώς και της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας,
επενδυτές, Πρόεδροι και Διευθύνοντες Σύμβουλοι αλλά και υψηλόβαθμα στελέχη των 4
ελληνικών συστημικών τραπεζών, της Attica Bank, καθώς και μεγάλων διεθνών τραπεζών,
όπως  Barclays, Goldman Sachs International,  Morgan Stanley, BNP Paribas, Nomura, AXIA
Ventures Group Ltd.
Το οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνησης έδωσε το παρών σε ανώτατο επίπεδο με τη
συμμετοχή του Υπουργού Εθνικής Οικονομίας, Κωστή Χατζηδάκη και του Αναπληρωτή
Υπουργού, Νίκου Παπαθανάση.
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα. Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές
συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης.
Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με τη
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής.
• «Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019»,
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής.
• «Είμαι πολύ περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός
Οικονομικών, αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ
και να εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια.
• Τα αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας».
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας.
• «Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες, ωθώντας τις
τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια κακουχιών.
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• Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο
για τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την
απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού.
• Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που
τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και
της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των
Ελλήνων».
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους.
• «Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης».
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.
• «Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων.
• Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη, παρέχοντας
εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που βοηθούν τις
ΜμΕ να αναπτυχθούν.
• Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB
μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια.
• Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να
επεκταθούν, να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της
Ελλάδας»
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας:
• «Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση δυναμικών
συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την εμβέλειά της και
ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα».
Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό.
• «Έτσι, μέσω της διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις
φιλόδοξες αναπτυξιακές πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για
τη μετάβαση της Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία.»
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ.
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Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας,
συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
• «Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον.
Μέσα από τη σαφή στρατηγική και τις τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο
απαραίτητος εταίρος του νέου ελληνικού χρηματοοικονομικού τοπίου, μετά την κρίση. Η
συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB, θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη
διαμόρφωση του ευημερούντος μέλλοντος της Ελλάδας» δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων
Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γ. Ζαββός ολοκληρώνοντας την
παρέμβασή του.
Διαβάστε ακόμα
Το «πάρτι» στα ευρωπαϊκά χρηματιστήρια – Γιατί οι μετοχές καταρρίπτουν διαδοχικά ρεκόρ
Mytilineos: Νέα σύμβαση 1 δισ. λιρών για mega project στο Ην. Βασίλειο – Από κοινού με τη
Vernova
ΑΕΓΕΚ: Το «disaster story» και το σφυρί για οικόπεδο 4,5 στρεμμάτων στον Ωρωπό (pics)
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Αλ. Εξάρχου: «Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. 
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Ζαββός: Η HDB «ξεκλειδώνει» τις δυνατότητες των μικρομεσαίων επιχειρήσεων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας»,
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα.
Πρόκειται για ένα φόρουμ υψηλού επιπέδου, όπου συμμετέχουν κορυφαίοι εκπρόσωποι της
ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης καθώς και της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας,
επενδυτές, Πρόεδροι και Διευθύνοντες Σύμβουλοι αλλά και υψηλόβαθμα στελέχη των 4
ελληνικών συστημικών τραπεζών, της Attica Bank, καθώς και μεγάλων διεθνών τραπεζών,
όπως  Barclays, Goldman Sachs International,  Morgan Stanley, BNP Paribas, Nomura,
AXIA Ventures Group Ltd.  
Το οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνησης έδωσε το παρών σε ανώτατο επίπεδο με τη
συμμετοχή του Υπουργού Εθνικής Οικονομίας, Κωστή Χατζηδάκη και του Αναπληρωτή
Υπουργού, Νίκου Παπαθανάση.  
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα.  
Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ
της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης. 
Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με την
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής. 
«Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019».
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής.  
«Είμαι πολύ περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός
Οικονομικών, αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ
και να εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια. Τα
αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας».  
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας.  
«Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες, ωθώντας τις
τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια
κακουχιών. Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των
αναβαθμίσεων τόσο για τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας
τον δρόμο για την απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού.  Η απόκτηση αξιολογήσεων
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επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που τροφοδοτείται από την ακλόνητη
αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και της κυβέρνησής του. Είναι το
επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των Ελλήνων». 
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός  απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους. 
«Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η  τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης». 
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.   «Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν
χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των
απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών επιτοκίων.  Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να
διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη, παρέχοντας εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και
προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που βοηθούν τις ΜμΕ να αναπτυχθούν.  Για παράδειγμα,
τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB μειώνουν τα επιτόκια
για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια.  Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του
κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να επεκταθούν, να καινοτομήσουν και να
συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της Ελλάδας» 
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας:  
«Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση δυναμικών
συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την εμβέλειά της και
ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα». 
Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό.
«Έτσι, μέσω της διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις
φιλόδοξες αναπτυξιακές πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για
τη μετάβαση της Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία.» 
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ.  
Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας,
συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ. 
«Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον. Η συνεχιζόμενη
επιτυχία της HDB, θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη διαμόρφωση του
ευημερούντος μέλλοντος της Ελλάδας»,
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Ζαββός στο φόρουμ της Capital Link: Ξεκλειδώνουμε τις τεράστιες των μικρομεσαίων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο επικεφαλής της Αναπτυξιακής Τράπεζας επεσήμανε ότι οι μικρομεσαίες επιχειρήσεις
αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν το 83,5% του
εργατικού δυναμικού της.
«Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας»,
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα. Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με
την Elizabeth McCaul , μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα. Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές
συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης . Ο κ.
Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με την σημαντική
μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή του ιδίου
προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής. «Όπως είπε ο Έλληνας
Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν
σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων δανείων των τραπεζών της.
Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το φόρουμ, είχα το προνόμιο
να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο
του 2019 », Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής.  «Είμαι
πολύ περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός
Οικονομικών, αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ
και να εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια.  Τα
αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας». Αξιοσημείωτος είναι ο
ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής οικονομίας. «Αυτό το
επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες, ωθώντας τις τράπεζες σε
έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια κακουχιών. Το Σχέδιο
Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο για τις
ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την
απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού . Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής
βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα
του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων
σκληρής δουλειάς και θυσίας των Ελλήνων». Μάλιστα, ο κ. Ζαββός απέτισε φόρο τιμής στην
συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul , μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria,
Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την
αμέριστη υποστήριξή τους. «Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά
ιδρύματα και αποτελεί πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις
που βασίζονται στην αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της
περαιτέρω εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει
ως ένας υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της
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Ελλάδας προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης». Στη
συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη των
ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν το
83,5% του εργατικού δυναμικού της. «Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν
χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των
απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών επιτοκίων. Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να
διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη, παρέχοντας εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και
προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που βοηθούν τις ΜμΕ να αναπτυχθούν. Για παράδειγμα,
τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB μειώνουν τα επιτόκια
για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια. Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του
κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να επεκταθούν, να καινοτομήσουν και να
συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της Ελλάδας» Επίσης, ο κ. Ζαββός
υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη μόχλευση όχι μόνο εθνικών
αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών ΜμΕ, λέγοντας: «Με την
αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση δυναμικών
συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την εμβέλειά της και
ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα». Ιδιαίτερη έμφαση
έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει πραγματοποιήσει
σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια και επιχορηγήσεις
σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την ενεργειακή απόδοση
και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό.  «Έτσι, μέσω της διαμόρφωσης των
κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις φιλόδοξες αναπτυξιακές πολιτικές της
κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για τη μετάβαση της Ελλάδας προς μια
πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία ». Αποδεικνύοντας τη στήριξη της
HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια,
36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας
περισσότερα από 45.000 δάνεια , με αποτέλεσμα το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να
ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ. Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων
θέσεων εργασίας, συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ. «Καθώς η Ελλάδα
ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο ανταγωνιστική,
ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη δέσμευσή της
για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον. Μέσα από τη σαφή στρατηγική και τις
τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο απαραίτητος εταίρος του νέου ελληνικού
χρηματοοικονομικού τοπίου, μετά την κρίση. Η συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB, θα αποτελέσει
αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη διαμόρφωση του ευημερούντος μέλλοντος της
Ελλάδας», δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής
Τράπεζας, Γ. Ζαββός ολοκληρώνοντας την παρέμβασή του.
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Ζαββός: Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα ξεκλειδώνει τις τεράστιες δυνατότητες των
ΜμΕ στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα
"Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας",
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum "Invest in Greece" του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα.
Πρόκειται για ένα φόρουμ  υψηλού επιπέδου, όπου συμμετέχουν κορυφαίοι εκπρόσωποι της
ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης καθώς και της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας,
επενδυτές, Πρόεδροι και Διευθύνοντες Σύμβουλοι αλλά και υψηλόβαθμα στελέχη των 4
ελληνικών συστημικών τραπεζών, της Attica Bank, καθώς και μεγάλων διεθνών τραπεζών,
όπως  Barclays, Goldman Sachs International,  Morgan Stanley, BNP Paribas, Nomura, AXIA
Ventures Group Ltd. 
Το οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνησης έδωσε το παρών σε ανώτατο επίπεδο με τη
συμμετοχή του Υπουργού Εθνικής Οικονομίας, Κωστή Χατζηδάκη και του Αναπληρωτή
Υπουργού, Νίκου Παπαθανάση. 
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα. 
Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ
της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης.
Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με την
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής.
-"Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019", 
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής. 
-"Είμαι πολύ περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός
Οικονομικών, αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ
και να εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια.  
-Τα αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας". 
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας. 
-"Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες, ωθώντας τις
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τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια κακουχιών.
-Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο για
τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την
απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού.
-Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που
τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και
της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των
Ελλήνων".
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός  απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους.
 
-"Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης".
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.
-"Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων.
-Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη, παρέχοντας
εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που βοηθούν τις
ΜμΕ να αναπτυχθούν.
- Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB
μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια. 
-Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να
επεκταθούν, να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της
Ελλάδας"
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας: 
-"Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση δυναμικών
συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την εμβέλειά της και
ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα".
Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό.
-"Έτσι, μέσω της διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις
φιλόδοξες αναπτυξιακές πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για
τη μετάβαση της Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία."
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
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πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ. 
Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας,
συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
 -"Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον. 
-Μέσα από τη σαφή στρατηγική και τις τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο
απαραίτητος εταίρος του νέου ελληνικού χρηματοοικονομικού τοπίου,  μετά την κρίση.
-Η συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB, θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη
διαμόρφωση του ευημερούντος μέλλοντος της Ελλάδας", δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων
Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γ. Ζαββός ολοκληρώνοντας την
παρέμβασή του.
www.bankingnews.gr 
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Ν.Υόρκη: Χατζηδάκης -Σταϊκούρας στο συνέδριο Capital Link – Επενδυτικό ενδιαφέρον
από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η θετική πορεία της ελληνικής οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital
Link που έγινε για μια ακόμη χρόνια στην Νέα Υόρκη παρουσία επιχειρηματιών, τραπεζιτών και
επενδυτών από την Ελλάδα και τις Ηνωμένες Πολιτείες. Η πρόσφατη αναβάθμιση της
επενδυτικής βαθμίδαςκαι η περαιτέρω βελτίωση του επενδυτικού κλίματος δημιουργούν ένα
θετικό περιβάλλον, σύμφωνα με τους ομιλητές και τους συμμετέχοντες.
Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδακης μίλησε για το μείγμα δημοσιονομικής και
πολιτικής σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα, ένα μείγμα που όπως
τόνισε, είναι όχι μόνο αποτελεσματικό αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές.
Η κυβέρνηση Μητσοτακη εδώ και 4,5 χρόνια έχει αλλάξει ουσιωδώς το μείγμα οικονομικής
πολιτικής της Ελλάδας συνδυάζοντας την δημοσιονομική σταθερότητα με ένα άνοιγμα στην
επιχειρηματικότητα και στις επενδύσεις, ένα μείγμα που αποδίδει και αυτό φαίνεται ήδη στα
αποτελέσματα της οικονομικής πολιτικής. Από πλευράς ΗΠΑ έχουμε μεγάλες εταιρείες που
έχουν ξεκινήσει και επενδύουν στην Ελλάδα. Το μήνυμα μας γίνεται κατανοητό και θα δούμε
και άλλες επενδύσεις από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα, είπε ο Κωστής Χατζηδάκης.
Χρ. Σταϊκούρας: Στόχος η ανεύρεση χρηματοδότησης για νέα έργα υποδομών
Η σημερινή εικόνα της ελληνικής οικονομίας είναι αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς εκ μέρους
των πολιτών και της πολιτείας ανέφερε ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος
Σταϊκούρας:
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται. Αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς, πολιτών και πολιτείας αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής αλλά και της υλοποίησης σημαντικών
διαρθρωτικών αλλαγών. Το ίδιο εφαρμόζουμε και στο υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών
έτσι ώστε να υλοποιήσουμε έργα που είναι προς ολοκλήρωση το επόμενο χρονικό διάστημα,
να βρούμε χρηματοδότηση για μια νέα γενιά έργων, να μπορέσουμε να επιδιορθώσουμε
καταστροφές με πιο ανθεκτικά έργα σε περιοχές που επλήγησαν από θεομηνίες, να
μπορέσουμε να ανανεώσουμε τον στόλο των λεωφορείων, να προωθήσουμε την
ηλεκτροκίνηση και να εφαρμόσουμε σχέδια βιώσιμης αστικής κινητικὀτητας».
Τζ. Πάγιατ: Επενδυτικό ενδιαφέρον στην ενεργειακή μετάβαση
Στις ευκαιρίες που δημιουργούνται στον τομέα της ενεργειακής μετάβασης και στο μεγάλο
ενδιαφέρον των αμερικανικών επιχειρήσεων αναφέρθηκε ο Υφυπουργός Ενέργειας των
Ηνωμένων Πολιτειών και πρώην πρέσβης στη χώρα μας Τζέφρι Πάγιατ: «Είμαι πολύ
ικανοποιημένος από το επίτευγμα αναβάθμισης της οικονομίας της Ελλάδας, η οποία όπως
ακούσαμε δημιουργεί συγκεκριμένες ευκαιρίες στο τομέα της ενεργειακής μετάβασης. Εχουμε
μεγάλες αμερικανικές εταιρείες όπως AWS, Microsoft, 547 energy, να επενδύουν σε έργα
ανανεώσιμης ενέργειας στην Ελλάδα και το κάνουν με την στήριξη μιας πολύ ισχυρής
πολιτικής εκ μέρους της κυβέρνησης, όπως ακούσαμε απο τους υπουργούς για να προωθηθεί
η πράσινη μετάβαση και να δημιουργηθούν ευκαιρίες για μείωση τιμών προς τους
καταναλωτές».
Πηγή: ertnews.gr
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital
Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
ot.gr
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Γ. Ζαββός: Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα ξεκλειδώνει τις τεράστιες δυνατότητες
των ΜμΕ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
"Η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα-HDB δεσμεύεται να ξεκλειδώσει τις τεράστιες δυνατότητες
στον τομέα των μικρομεσαίων επιχειρήσεων (ΜμΕ) και να εξασφαλίσει ένα καλύτερο μέλλον
για την ελληνική οικονομία. Υποστηρίζοντας τις ΜμΕ, η HDB όχι μόνο αναζωογονεί τον ιδιωτικό
τομέα, αλλά συμβάλλει παράλληλα στην κοινωνική και οικονομική ευημερία της χώρας",
δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας-HDB,
Γεώργιος Ζαββός, στο 25ο ετήσιο Forum "Invest in Greece" του Capital Link στη Νέα Υόρκη,
το οποίο πραγματοποιείται σε μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την
Ελλάδα.
Πρόκειται για ένα φόρουμ  υψηλού επιπέδου, όπου συμμετέχουν κορυφαίοι εκπρόσωποι της
ελληνικής και της αμερικανικής κυβέρνησης καθώς και της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας,
επενδυτές, Πρόεδροι και Διευθύνοντες Σύμβουλοι αλλά και υψηλόβαθμα στελέχη των 4
ελληνικών συστημικών τραπεζών, της Attica Bank, καθώς και μεγάλων διεθνών τραπεζών,
όπως  Barclays, Goldman Sachs International,  Morgan Stanley, BNP Paribas, Nomura, AXIA
Ventures Group Ltd. 
Το οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνησης έδωσε το παρών σε ανώτατο επίπεδο με τη
συμμετοχή του Υπουργού Εθνικής Οικονομίας, Κωστή Χατζηδάκη και του Αναπληρωτή
Υπουργού, Νίκου Παπαθανάση. 
Στο πλαίσιο του φόρουμ, ο κ. Ζαββός είχε μια εποικοδομητική κατ’ ιδίαν συνάντηση με την
Elizabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου του Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού
(SSM) για τα καίρια τρέχοντα τραπεζικά θέματα. 
Επίσης, από πλευράς HDB σε σημαντικές συναντήσεις συμμετείχε στο φόρουμ ως μέλος ΔΣ
της HDB ο κ. Γιάννης Πολλάλης.
Ο κ. Ζαββός ξεκίνησε την τοποθέτησή του απαντώντας σε ερώτημα, αναφορικά με την
σημαντική μείωση των μη εξυπηρετούμενων δανείων στο τραπεζικό σύστημα και τη συμβολή
του ιδίου προς την επίτευξη αυτού του στόχου, με το σχέδιο Ηρακλής.
-"Όπως είπε ο Έλληνας Πρωθυπουργός, πολλοί μπορεί να αμφέβαλαν πριν από τέσσερα
χρόνια αν η Ελλάδα θα ήταν σε θέση να μειώσει τον υπέρογκο όγκο των μη εξυπηρετούμενων
δανείων των τραπεζών της. Ωστόσο, ακριβώς πριν από τέσσερα χρόνια, από αυτό ακριβώς το
φόρουμ, είχα το προνόμιο να ανακοινώσω σε διεθνείς επενδυτές την εισαγωγή του
νομοσχεδίου Ηρακλής τον Δεκέμβριο του 2019", 
Ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε αναλυτικά στην επίδραση του σχεδίου Ηρακλής. 
-"Είμαι πολύ περήφανος για αυτό το επίτευγμα, έχοντας την ευθύνη, ως πρώην υφυπουργός
Οικονομικών, αρμόδιος για το χρηματοπιστωτικό σύστημα, να συλλάβω, να διαπραγματευτώ
και να εφαρμόσω το σχέδιο Ηρακλής , σε ένα χρονικό πλαίσιο λιγότερο από δύο χρόνια.  
-Τα αποτελέσματα δεν ήταν παρά εντυπωσιακά, με μια αξιοσημείωτη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων δανείων από 46% σε μονοψήφιο ποσοστό. Ο Ηρακλής όχι μόνο έχει σώσει
το ελληνικό τραπεζικό σύστημα από την αναταραχή, αλλά έχει καταστεί ένας από τους
ακρογωνιαίους λίθους του ενάρετου οικονομικού κύκλου της Ελλάδας". 
Αξιοσημείωτος είναι ο ρόλος του σχεδίου Ηρακλής και στις αναβαθμίσεις της ελληνικής
οικονομίας. 
-"Αυτό το επίτευγμα είχε βαθύ και θετικό αντίκτυπο στις ελληνικές τράπεζες, ωθώντας τις
τράπεζες σε έναν ενάρετο κύκλο κερδοφορίας και ανάπτυξης μετά από 13 χρόνια κακουχιών.
-Το Σχέδιο Ηρακλής έχει παίξει καθοριστικό ρόλο στη διευκόλυνση των αναβαθμίσεων τόσο για
τις ελληνικές τράπεζες όσο και για την ελληνική οικονομία, ανοίγοντας τον δρόμο για την
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απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικού βαθμού.
-Η απόκτηση αξιολογήσεων επενδυτικής βαθμίδας είναι μια ιστορία επιτυχίας, που
τροφοδοτείται από την ακλόνητη αποφασιστικότητα του Κυριάκου Μητσοτάκη προσωπικά και
της κυβέρνησής του. Είναι το επιστέγασμα χρόνων σκληρής δουλειάς και θυσίας των
Ελλήνων".
Μάλιστα, ο κ. Ζαββός  απέτισε φόρο τιμής στην συνομιλήτριά του Elizabeth McCaul, μέλος του
Εποπτικού Συμβουλίου και στον Andrea Enria, Πρόεδρο του Εποπτικού Συμβουλίου του
Ενιαίου Εποπτικού Μηχανισμού (SSM) για την αμέριστη υποστήριξή τους.
-"Το σχέδιο Ηρακλής έχει επαινεθεί από διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα και αποτελεί
πολύτιμο παράδειγμα για την Ευρωπαϊκή Ένωση για το πώς οι λύσεις που βασίζονται στην
αγορά, όπως η τιτλοποίηση, θα πρέπει να βρίσκονται στο επίκεντρο της περαιτέρω
εμβάθυνσης της Ένωσης Κεφαλαιαγορών. Η τιτλοποίηση μπορεί να λειτουργήσει ως ένας
υπερ-συμπιεστής για τη χρηματοδότηση των μεγάλων αναγκών της Ευρώπης και της Ελλάδας
προς την κάλυψη των στόχων της πράσινης και ενεργειακής μετάβασης".
Στη συνέχεια, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στην ιδιαίτερη σημασία που έχει η ουσιώδης στήριξη
των ΜμΕ, καθώς αντιπροσωπεύουν το 99,9% των επιχειρήσεων της χώρας και απασχολούν
το 83,5% του εργατικού δυναμικού της.
-"Οι ΜμΕ συχνά αγωνίζονται να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση από παραδοσιακές εμπορικές
τράπεζες λόγω των αντιληπτών κινδύνων, των απαιτήσεων για εξασφαλίσεις και των υψηλών
επιτοκίων.
-Σε αυτό το σημείο, η HDB έρχεται να διαδραματίσει τον ρόλο του καταλύτη, παρέχοντας
εργαλεία μετριασμού του κινδύνου και προσαρμοσμένες οικονομικές λύσεις που βοηθούν τις
ΜμΕ να αναπτυχθούν.
- Για παράδειγμα, τα εγγυοδοτικά προγράμματα και τα δάνεια συγχρηματοδότησης της HDB
μειώνουν τα επιτόκια για τις ΜμΕ, διευκολύνοντας την πρόσβαση σε κεφάλαια. 
-Αναλαμβάνοντας ένα μέρος του κινδύνου, η HDB δίνει τη δυνατότητα στις ΜμΕ να
επεκταθούν, να καινοτομήσουν και να συμβάλουν στη συνολική οικονομική ανάπτυξη της
Ελλάδας"
Επίσης, ο κ. Ζαββός υπογράμμισε τον ρόλο της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας στη
μόχλευση όχι μόνο εθνικών αλλά κυρίως ευρωπαϊκών κονδυλίων για τη στήριξη των ελληνικών
ΜμΕ, λέγοντας: 
-"Με την αποτελεσματική απορρόφηση των κονδυλίων της Ε.Ε. και την προώθηση δυναμικών
συνεργασιών με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η HDB διευρύνει την εμβέλειά της και
ενισχύει την ικανότητά της να υποστηρίζει την ελληνική επιχειρηματικότητα".
Ιδιαίτερη έμφαση έδωσε στην πράσινη χρηματοδότηση, καθώς όπως τόνισε η HDB έχει
πραγματοποιήσει σημαντικές επενδύσεις στην πράσινη χρηματοδότηση, παρέχοντας δάνεια
και επιχορηγήσεις σε ΜμΕ και ιδιώτες που υιοθετούν βιώσιμες πρακτικές, βελτιώνουν την
ενεργειακή απόδοση και αγκαλιάζουν τον ψηφιακό μετασχηματισμό.
-"Έτσι, μέσω της διαμόρφωσης των κατάλληλων χρηματοδοτικών μέσων, υλοποιεί τις
φιλόδοξες αναπτυξιακές πολιτικές της κυβέρνησης. Αυτή η στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για
τη μετάβαση της Ελλάδας προς μια πιο πράσινη, πιο ανταγωνιστική και ανθεκτική οικονομία."
Αποδεικνύοντας τη στήριξη της HDB, ο κ. Ζαββός αναφέρθηκε στα στοιχεία που
καταδεικνύουν ότι τα τελευταία 3 χρόνια, 36.700 εταιρείες επωφελήθηκαν από τις
πρωτοβουλίες της Τράπεζας, λαμβάνοντας περισσότερα από 45.000 δάνεια, με αποτέλεσμα
το υπό διαχείριση χαρτοφυλάκιο δανείων να ξεπερνά τα 9,4 δισ. ευρώ. 
Η στήριξη αυτή ευνόησε τη δημιουργία πάνω από 18.600 νέων θέσεων εργασίας,
συμβάλλοντας στο ΑΕΠ της χώρας κατά 7,7 δισ. ευρώ.
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-"Καθώς η Ελλάδα ξεκινά ένα ταξίδι μετασχηματισμού προς μια περισσότερο πράσινη, πιο
ανταγωνιστική, ενεργειακά αποδοτική και ανθεκτική οικονομία, η HDB παραμένει σταθερή στη
δέσμευσή της για δημιουργία αξίας για την κοινωνία και το περιβάλλον. 
-Μέσα από τη σαφή στρατηγική και τις τολμηρές κινήσεις της, η HDB έχει αναδειχθεί ως ο
απαραίτητος εταίρος του νέου ελληνικού χρηματοοικονομικού τοπίου,  μετά την κρίση.
-Η συνεχιζόμενη επιτυχία της HDB, θα αποτελέσει αναμφίβολα βασικό παράγοντα για τη
διαμόρφωση του ευημερούντος μέλλοντος της Ελλάδας", δήλωσε ο Πρόεδρος και Διευθύνων
Σύμβουλος της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γ. Ζαββός ολοκληρώνοντας την
παρέμβασή του.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΖΑΒΒΟΣ
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ ΤΡΑΠΕΖΑ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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ΑΒΑΞ: Στα 3,2 δισ. ευρώ το συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link “ Accelerating Investments for
Sustainable Growth” συμμετείχε ο Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ Χρήστος Ιωάννου στη
συζήτηση που διεξήχθη μετίτλο «Αναβάθμιση την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην
Ελλάδα - Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικώνέργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους € 3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες
επενδύσεις,οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία καιτοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined CyclePower στη Ρουμανία (ύψους € 673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους € 370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και
ηκατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος - Άμφισσα,(ύψους € 285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεϊκου-Γουδήτου μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως ηυπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος.Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος(προϋπολογισμού € 443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασής της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδαδεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία τηςέγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων, για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Ο Αλέξανδρος Εξάρχου μιλά στον «Ε.Κ.» για το εγχείρημα της Attica Bank
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ. Η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία
αξίας 8 δισεκατομμυρίων ευρώ, με χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά
κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, οι οποίες σήμερα
δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις, είναι ο στόχος της συνένωσης της Attica Bank
με την Παγκρήτια Τράπεζα, σύμφωνα με τον συνέταιρο (Partner) της Thrivest Holdings,
Αλέξανδρο Εξάρχου.
Ο κ. Εξάρχου, ο οποίος συμμετείχε στο πάνελ των επενδυτών, στο πλαίσιο του 25ου
επενδυτικού φόρουμ της Capital Link για την Ελλάδα, επανέλαβε, μιλώντας στον «Εθνικό
Κήρυκα», την σημασία του εγχειρήματος για τον 5ο επενδυτικό πόλο στο ελληνικό τραπεζικό
σύστημα, που αποτελεί και το διακύβευμα της συγχώνευσης των δυο τραπεζών. Παράλληλα,
εξέφρασε την σιγουριά πως η νέα τράπεζα θα έχει ένα σημαντικό μερίδιο στην αγορά, το οποίο
θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες επισημάνθηκε
επανειλημμένως πως τα εμπόδια που αντιμετωπίζουν ως προς την αξιοποίηση των
δυνατοτήτων του υπάρχοντος τραπεζικού συστήματος αποδεικνύονται πολλές φορές, στην
πράξη, ανυπέρβλητα.
«Ο πέμπτος τραπεζικός πόλος είναι πολύ σημαντικός διότι η Attica Bank μαζί με την
Παγκρήτια, με την συνένωσή τους, έχουν μια πρωτοφανή, κατά την γνώμη μου, ευκαιρία, να
αποτελέσουν τον πέμπτο πόλο στην Ελλάδα που το τραπεζικό σύστημα τον έχει ανάγκη,
κυρίως για την εξυπηρέτηση των μικρομεσαίων επιχειρήσεων στην Ελλάδα, οι οποίες σήμερα
δεν έχουν εύκολη πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα. Με τον πέμπτο πυλώνα οι μικρομεσαίες
επιχειρήσεις θα μπορούν να έχουν πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα. Αυτός είναι ο λόγος για
τον οποίο πιστεύω ότι η ελληνική κυβέρνηση, αλλά και ο ESM, ενδιαφέρονται να ολοκληρωθεί
η συγχώνευση των δυο τραπεζών και να ολοκληρωθεί ο πέμπτος πυλώνας», τόνισε ο
Αλέξανδρος Εξάρχου.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου, στάθηκε στον αποφασιστικό ρόλο που επιτέλεσε η θέσπιση του
προγράμματος «Ηρακλής», χάρη στο οποίο κατέστη δυνατή η μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων των δυο τραπεζών σε ένα πολύ ικανοποιητικό ποσοστό, που
αλλάζει την δυναμική του νέου ιδρύματος που θα προκύψει από την συγχώνευση,
επισημαίνοντας πως, σε διαφορετική περίπτωση, ο στόχος του πέμπτου τραπεζικού πόλου
δεν θα ήταν εφικτός.
«Το πρόγραμμα ‘Ηρακλής’ ήταν αναγκαίο προκειμένου να καταστεί οικονομικώς δυνατόν να
περιοριστούν τα MPEs των δυο τραπεζών σε μονοψήφιο. Χωρίς το πρόγραμμα ‘Ηρακλής’ δεν
θα μπορούσε να είναι βιώσιμη η νέα τράπεζα», εκτίμησε ο κ. Εξάρχου, ο οποίος, κατά την
διάρκεια της συνεδρίας ανέφερε ακόμη πως ένας χαμηλός δείκτης μη εξυπηρετούμενων
δανείων, θα καθιστούσε τη νέα τράπεζα, εκτός από «καθαρή» και αναμφισβήτητα «ισχυρή».
Ο Αλέξανδρος Εξάρχου ήταν εκ των ομιλητών σε ένα από τα πιο ισχυρά πάνελ του φετινού
συνεδρίου της Capital Link, στο οποίο συμμετείχαν ακόμη οι: Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος
Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και Δημήτρης Αθανασόπουλος
(Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (Reed Smith).
«Είμαι πολύ ευτυχής που είμαι εδώ. Το πάνελ είχε μεγάλο ενδιαφέρον διότι ουσιαστικά έδειχνε
τον τρόπο με τον οποίο τα funds αντιμετωπίζουν την επενδυτική βαθμίδα και τις επενδυτικές
ευκαιρίες στην Ελλάδα. Συνεπώς, ήταν μεγάλη μου χαρά που βρίσκομαι εδώ», κατέληξε ο κ.
Εξάρχου.
Αναλυτικά όσα είπε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link:
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H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
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σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Ν.Υόρκη: Χατζηδάκης -Σταϊκούρας στο συνέδριο Capital Link – Επενδυτικό ενδιαφέρον
από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η θετική πορεία της ελληνικής οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital
Link που έγινε για μια ακόμη χρόνια στην Νέα Υόρκη παρουσία επιχειρηματιών, τραπεζιτών και
επενδυτών από την Ελλάδα και τις Ηνωμένες Πολιτείες. Η πρόσφατη αναβάθμιση της
επενδυτικής βαθμίδαςκαι η περαιτέρω βελτίωση του επενδυτικού κλίματος δημιουργούν ένα
θετικό περιβάλλον, σύμφωνα με τους ομιλητές και τους συμμετέχοντες.
Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδακης μίλησε για το μείγμα δημοσιονομικής και
πολιτικής σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα, ένα μείγμα που όπως
τόνισε, είναι όχι μόνο αποτελεσματικό αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές.
Η κυβέρνηση Μητσοτακη εδώ και 4,5 χρόνια έχει αλλάξει ουσιωδώς το μείγμα οικονομικής
πολιτικής της Ελλάδας συνδυάζοντας την δημοσιονομική σταθερότητα με ένα άνοιγμα στην
επιχειρηματικότητα και στις επενδύσεις, ένα μείγμα που αποδίδει και αυτό φαίνεται ήδη στα
αποτελέσματα της οικονομικής πολιτικής. Από πλευράς ΗΠΑ έχουμε μεγάλες εταιρείες που
έχουν ξεκινήσει και επενδύουν στην Ελλάδα. Το μήνυμα μας γίνεται κατανοητό και θα δούμε
και άλλες επενδύσεις από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα, είπε ο Κωστής Χατζηδάκης.
Η σημερινή εικόνα της ελληνικής οικονομίας είναι αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς εκ μέρους
των πολιτών και της πολιτείας ανέφερε ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος
Σταϊκούρας:
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται. Αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς, πολιτών και πολιτείας αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής αλλά και της υλοποίησης σημαντικών
διαρθρωτικών αλλαγών. Το ίδιο εφαρμόζουμε και στο υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών
έτσι ώστε να υλοποιήσουμε έργα που είναι προς ολοκλήρωση το επόμενο χρονικό διάστημα,
να βρούμε χρηματοδότηση για μια νέα γενιά έργων, να μπορέσουμε να επιδιορθώσουμε
καταστροφές με πιο ανθεκτικά έργα σε περιοχές που επλήγησαν από θεομηνίες, να
μπορέσουμε να ανανεώσουμε τον στόλο των λεωφορείων, να προωθήσουμε την
ηλεκτροκίνηση και να εφαρμόσουμε σχέδια βιώσιμης αστικής κινητικὀτητας».
Στις ευκαιρίες που δημιουργούνται στον τομέα της ενεργειακής μετάβασης και στο μεγάλο
ενδιαφέρον των αμερικανικών επιχειρήσεων αναφέρθηκε ο Υφυπουργός Ενέργειας των
Ηνωμένων Πολιτειών και πρώην πρέσβης στη χώρα μας Τζέφρι Πάγιατ: «Είμαι πολύ
ικανοποιημένος από το επίτευγμα αναβάθμισης της οικονομίας της Ελλάδας, η οποία όπως
ακούσαμε δημιουργεί συγκεκριμένες ευκαιρίες στο τομέα της ενεργειακής μετάβασης. Εχουμε
μεγάλες αμερικανικές εταιρείες όπως AWS, Microsoft, 547 energy, να επενδύουν σε έργα
ανανεώσιμης ενέργειας στην Ελλάδα και το κάνουν με την στήριξη μιας πολύ ισχυρής
πολιτικής εκ μέρους της κυβέρνησης, όπως ακούσαμε απο τους υπουργούς για να προωθηθεί
η πράσινη μετάβαση και να δημιουργηθούν ευκαιρίες για μείωση τιμών προς τους
καταναλωτές».
Πηγή: ertnews.gr
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Ν.Υόρκη: Χατζηδάκης -Σταϊκούρας στο συνέδριο Capital Link – Επενδυτικό ενδιαφέρον
από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η θετική πορεία της ελληνικής οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital
Link που έγινε για μια ακόμη χρόνια στην Νέα Υόρκη παρουσία επιχειρηματιών, τραπεζιτών και
επενδυτών από την Ελλάδα και τις Ηνωμένες Πολιτείες. Η πρόσφατη αναβάθμιση της
επενδυτικής βαθμίδαςκαι η περαιτέρω βελτίωση του επενδυτικού κλίματος δημιουργούν ένα
θετικό περιβάλλον, σύμφωνα με τους ομιλητές και τους συμμετέχοντες.
Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδακης μίλησε για το μείγμα δημοσιονομικής και
πολιτικής σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα, ένα μείγμα που όπως
τόνισε, είναι όχι μόνο αποτελεσματικό αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές.
Η κυβέρνηση Μητσοτακη εδώ και 4,5 χρόνια έχει αλλάξει ουσιωδώς το μείγμα οικονομικής
πολιτικής της Ελλάδας συνδυάζοντας την δημοσιονομική σταθερότητα με ένα άνοιγμα στην
επιχειρηματικότητα και στις επενδύσεις, ένα μείγμα που αποδίδει και αυτό φαίνεται ήδη στα
αποτελέσματα της οικονομικής πολιτικής. Από πλευράς ΗΠΑ έχουμε μεγάλες εταιρείες που
έχουν ξεκινήσει και επενδύουν στην Ελλάδα. Το μήνυμα μας γίνεται κατανοητό και θα δούμε
και άλλες επενδύσεις από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα, είπε ο Κωστής Χατζηδάκης.
Χρ. Σταϊκούρας: Στόχος η ανεύρεση χρηματοδότησης για νέα έργα υποδομών
Η σημερινή εικόνα της ελληνικής οικονομίας είναι αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς εκ μέρους
των πολιτών και της πολιτείας ανέφερε ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος
Σταϊκούρας:
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται. Αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς, πολιτών και πολιτείας αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής αλλά και της υλοποίησης σημαντικών
διαρθρωτικών αλλαγών. Το ίδιο εφαρμόζουμε και στο υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών
έτσι ώστε να υλοποιήσουμε έργα που είναι προς ολοκλήρωση το επόμενο χρονικό διάστημα,
να βρούμε χρηματοδότηση για μια νέα γενιά έργων, να μπορέσουμε να επιδιορθώσουμε
καταστροφές με πιο ανθεκτικά έργα σε περιοχές που επλήγησαν από θεομηνίες, να
μπορέσουμε να ανανεώσουμε τον στόλο των λεωφορείων, να προωθήσουμε την
ηλεκτροκίνηση και να εφαρμόσουμε σχέδια βιώσιμης αστικής κινητικὀτητας».
Τζ. Πάγιατ: Επενδυτικό ενδιαφέρον στην ενεργειακή μετάβαση
Στις ευκαιρίες που δημιουργούνται στον τομέα της ενεργειακής μετάβασης και στο μεγάλο
ενδιαφέρον των αμερικανικών επιχειρήσεων αναφέρθηκε ο Υφυπουργός Ενέργειας των
Ηνωμένων Πολιτειών και πρώην πρέσβης στη χώρα μας Τζέφρι Πάγιατ: «Είμαι πολύ
ικανοποιημένος από το επίτευγμα αναβάθμισης της οικονομίας της Ελλάδας, η οποία όπως
ακούσαμε δημιουργεί συγκεκριμένες ευκαιρίες στο τομέα της ενεργειακής μετάβασης. Εχουμε
μεγάλες αμερικανικές εταιρείες όπως AWS, Microsoft, 547 energy, να επενδύουν σε έργα
ανανεώσιμης ενέργειας στην Ελλάδα και το κάνουν με την στήριξη μιας πολύ ισχυρής
πολιτικής εκ μέρους της κυβέρνησης, όπως ακούσαμε απο τους υπουργούς για να προωθηθεί
η πράσινη μετάβαση και να δημιουργηθούν ευκαιρίες για μείωση τιμών προς τους
καταναλωτές».
Πηγή: ertnews.gr
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Ν.Υόρκη: Χατζηδάκης -Σταϊκούρας στο συνέδριο Capital Link – Επενδυτικό ενδιαφέρον
από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η θετική πορεία της ελληνικής οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital
Link που έγινε για μια ακόμη χρόνια στην Νέα Υόρκη παρουσία επιχειρηματιών, τραπεζιτών και
επενδυτών από την Ελλάδα και τις Ηνωμένες Πολιτείες. Η πρόσφατη αναβάθμιση της
επενδυτικής βαθμίδαςκαι η περαιτέρω βελτίωση του επενδυτικού κλίματος δημιουργούν ένα
θετικό περιβάλλον, σύμφωνα με τους ομιλητές και τους συμμετέχοντες.
Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδακης μίλησε για το μείγμα δημοσιονομικής και
πολιτικής σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα, ένα μείγμα που όπως
τόνισε, είναι όχι μόνο αποτελεσματικό αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές.
Η κυβέρνηση Μητσοτακη εδώ και 4,5 χρόνια έχει αλλάξει ουσιωδώς το μείγμα οικονομικής
πολιτικής της Ελλάδας συνδυάζοντας την δημοσιονομική σταθερότητα με ένα άνοιγμα στην
επιχειρηματικότητα και στις επενδύσεις, ένα μείγμα που αποδίδει και αυτό φαίνεται ήδη στα
αποτελέσματα της οικονομικής πολιτικής. Από πλευράς ΗΠΑ έχουμε μεγάλες εταιρείες που
έχουν ξεκινήσει και επενδύουν στην Ελλάδα. Το μήνυμα μας γίνεται κατανοητό και θα δούμε
και άλλες επενδύσεις από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα, είπε ο Κωστής Χατζηδάκης.
Η σημερινή εικόνα της ελληνικής οικονομίας είναι αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς εκ μέρους
των πολιτών και της πολιτείας ανέφερε ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος
Σταϊκούρας:
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται. Αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς, πολιτών και πολιτείας αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής αλλά και της υλοποίησης σημαντικών
διαρθρωτικών αλλαγών. Το ίδιο εφαρμόζουμε και στο υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών
έτσι ώστε να υλοποιήσουμε έργα που είναι προς ολοκλήρωση το επόμενο χρονικό διάστημα,
να βρούμε χρηματοδότηση για μια νέα γενιά έργων, να μπορέσουμε να επιδιορθώσουμε
καταστροφές με πιο ανθεκτικά έργα σε περιοχές που επλήγησαν από θεομηνίες, να
μπορέσουμε να ανανεώσουμε τον στόλο των λεωφορείων, να προωθήσουμε την
ηλεκτροκίνηση και να εφαρμόσουμε σχέδια βιώσιμης αστικής κινητικὀτητας».
Στις ευκαιρίες που δημιουργούνται στον τομέα της ενεργειακής μετάβασης και στο μεγάλο
ενδιαφέρον των αμερικανικών επιχειρήσεων αναφέρθηκε ο Υφυπουργός Ενέργειας των
Ηνωμένων Πολιτειών και πρώην πρέσβης στη χώρα μας Τζέφρι Πάγιατ: «Είμαι πολύ
ικανοποιημένος από το επίτευγμα αναβάθμισης της οικονομίας της Ελλάδας, η οποία όπως
ακούσαμε δημιουργεί συγκεκριμένες ευκαιρίες στο τομέα της ενεργειακής μετάβασης. Εχουμε
μεγάλες αμερικανικές εταιρείες όπως AWS, Microsoft, 547 energy, να επενδύουν σε έργα
ανανεώσιμης ενέργειας στην Ελλάδα και το κάνουν με την στήριξη μιας πολύ ισχυρής
πολιτικής εκ μέρους της κυβέρνησης, όπως ακούσαμε απο τους υπουργούς για να προωθηθεί
η πράσινη μετάβαση και να δημιουργηθούν ευκαιρίες για μείωση τιμών προς τους
καταναλωτές».
Πηγή: ertnews.gr

https://www.agriniotimes.gr/%ce%bd-%cf%85%cf%8c%cf%81%ce%ba%ce%b7-%cf%87%ce%b1%cf%84%ce%b6%ce%b7%ce%b4%ce%ac%ce%ba%ce%b7%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%b1%cf%8a%ce%ba%ce%bf%cf%8d%cf%81%ce%b1%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%bf-%cf%83%cf%85%ce%bd/


http://sinidisi.gr/

 Publication date: 12/12/2023 18:12

 Similar Stats ranking (Greece): 1035

 link

Ν.Υόρκη: Χατζηδάκης -Σταϊκούρας στο συνέδριο Capital Link – Επενδυτικό ενδιαφέρον
από τις ΗΠΑ
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Ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη έργων που θα προσελκύσουν μεγαλύτερες
επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link “ Accelerating Investments for
Sustainable Growth” συμμετείχε ο Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ Χρήστος Ιωάννου στη
συζήτηση που διεξήχθη μετίτλο «Αναβάθμιση την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην
Ελλάδα - Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικώνέργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους € 3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες
επενδύσεις,οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία καιτοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined CyclePower στη Ρουμανία (ύψους € 673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους € 370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και
ηκατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος - Άμφισσα,(ύψους € 285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεϊκου-Γουδήτου μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως ηυπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος.Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος(προϋπολογισμού € 443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασής της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδαδεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία τηςέγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων, για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
Λεπτομέρειες στη συνδρομητική σελίδα του ΑΠΕ-ΜΠΕ.
© ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ. Τα πνευματικά δικαιώματα ανήκουν στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ.
Απαγορεύεται η αναπαραγωγή από επισκέπτες της ιστοσελίδας.
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Ν.Υόρκη: Χατζηδάκης -Σταϊκούρας στο συνέδριο Capital Link – Επενδυτικό ενδιαφέρον
από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η θετική πορεία της ελληνικής οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital
Link που έγινε για μια ακόμη χρόνια στην Νέα Υόρκη παρουσία επιχειρηματιών, τραπεζιτών και
επενδυτών από την Ελλάδα και τις Ηνωμένες Πολιτείες. Η πρόσφατη αναβάθμιση της
επενδυτικής βαθμίδαςκαι η περαιτέρω βελτίωση του επενδυτικού κλίματος δημιουργούν ένα
θετικό περιβάλλον, σύμφωνα με τους ομιλητές και τους συμμετέχοντες.
Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδακης μίλησε για το μείγμα δημοσιονομικής και
πολιτικής σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα, ένα μείγμα που όπως
τόνισε, είναι όχι μόνο αποτελεσματικό αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές.
Η κυβέρνηση Μητσοτακη εδώ και 4,5 χρόνια έχει αλλάξει ουσιωδώς το μείγμα οικονομικής
πολιτικής της Ελλάδας συνδυάζοντας την δημοσιονομική σταθερότητα με ένα άνοιγμα στην
επιχειρηματικότητα και στις επενδύσεις, ένα μείγμα που αποδίδει και αυτό φαίνεται ήδη στα
αποτελέσματα της οικονομικής πολιτικής. Από πλευράς ΗΠΑ έχουμε μεγάλες εταιρείες που
έχουν ξεκινήσει και επενδύουν στην Ελλάδα. Το μήνυμα μας γίνεται κατανοητό και θα δούμε
και άλλες επενδύσεις από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα, είπε ο Κωστής Χατζηδάκης.
Χρ. Σταϊκούρας: Στόχος η ανεύρεση χρηματοδότησης για νέα έργα υποδομών
Η σημερινή εικόνα της ελληνικής οικονομίας είναι αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς εκ μέρους
των πολιτών και της πολιτείας ανέφερε ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος
Σταϊκούρας:
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται. Αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς, πολιτών και πολιτείας αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής αλλά και της υλοποίησης σημαντικών
διαρθρωτικών αλλαγών. Το ίδιο εφαρμόζουμε και στο υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών
έτσι ώστε να υλοποιήσουμε έργα που είναι προς ολοκλήρωση το επόμενο χρονικό διάστημα,
να βρούμε χρηματοδότηση για μια νέα γενιά έργων, να μπορέσουμε να επιδιορθώσουμε
καταστροφές με πιο ανθεκτικά έργα σε περιοχές που επλήγησαν από θεομηνίες, να
μπορέσουμε να ανανεώσουμε τον στόλο των λεωφορείων, να προωθήσουμε την
ηλεκτροκίνηση και να εφαρμόσουμε σχέδια βιώσιμης αστικής κινητικὀτητας».
Τζ. Πάγιατ: Επενδυτικό ενδιαφέρον στην ενεργειακή μετάβαση
Στις ευκαιρίες που δημιουργούνται στον τομέα της ενεργειακής μετάβασης και στο μεγάλο
ενδιαφέρον των αμερικανικών επιχειρήσεων αναφέρθηκε ο Υφυπουργός Ενέργειας των
Ηνωμένων Πολιτειών και πρώην πρέσβης στη χώρα μας Τζέφρι Πάγιατ: «Είμαι πολύ
ικανοποιημένος από το επίτευγμα αναβάθμισης της οικονομίας της Ελλάδας, η οποία όπως
ακούσαμε δημιουργεί συγκεκριμένες ευκαιρίες στο τομέα της ενεργειακής μετάβασης. Εχουμε
μεγάλες αμερικανικές εταιρείες όπως AWS, Microsoft, 547 energy, να επενδύουν σε έργα
ανανεώσιμης ενέργειας στην Ελλάδα και το κάνουν με την στήριξη μιας πολύ ισχυρής
πολιτικής εκ μέρους της κυβέρνησης, όπως ακούσαμε απο τους υπουργούς για να προωθηθεί
η πράσινη μετάβαση και να δημιουργηθούν ευκαιρίες για μείωση τιμών προς τους
καταναλωτές».
Πηγή: ertnews.gr
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Αλ. Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
H
Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat, Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o
Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη από την Capital
Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι ‘Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC
Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia
Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6 δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά το ενδιαφέρον της Winex
Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση –και μετά την εξαγορά της ‘Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ, το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ. ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest
Holdings) αναφέρθηκε εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων μεταξύ της Attica
Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί<span
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Ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη έργων που θα προσελκύσουν μεγαλύτερες
επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link “ Accelerating Investments for
Sustainable Growth” συμμετείχε ο Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ Χρήστος Ιωάννου στη
συζήτηση που διεξήχθη μετίτλο «Αναβάθμιση την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην
Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικώνέργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους € 3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες
επενδύσεις,οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία καιτοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined CyclePower στη Ρουμανία (ύψους € 673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους € 370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και
ηκατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα,(ύψους € 285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεϊκου-Γουδήτου μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως ηυπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος.Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος(προϋπολογισμού € 443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασής της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδαδεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία τηςέγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων, για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Μυρογιάννη από Capital Link: Η Ελλάδα αποτελεί ιδανικό προορισμό για επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
“Οι άριστες επιδόσεις της οικονομίας, η αύξηση του ονομαστικού ΑΕΠ, καθώς και η
γεωπολιτική σταθερότητα και η μετατροπή της χώρας σε ενεργειακό κόμβο, αποτελούν τους
βασικούς παράγοντες ανθεκτικότητας της Ελλάδας” τόνισε η Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας του Υπουργείου Εξωτερικών και Πρόεδρος του ΔΣ
της Enterprise Greece, Μάιρα Μυρογιάννη, κατά τη συμμετοχή της στο 25ο Συνέδριο «Capital
Link Invest in Greece Forum» στη Νέα Υόρκη.
Η κα Μυρογιάννη κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην
Ελλάδα: φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα», αναφέρθηκε στην ανάκτηση από την
Ελλάδα της επενδυτικής βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η
χώρα βρίσκεται σε αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο,
γεγονός που προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές
προοπτικές, δηλαδή εισροές και άμεσες ξένες επενδύσεις. Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια
της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη. Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές
προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι με δεδομένη την επιτυχημένη πορεία της
οικονομικής ανάκαμψης και το φιλο-επενδυτικό περιβάλλον στη χώρα μας η Ελλάδα αποτελεί
έναν ιδανικό προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη
σταθερότητα του φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού
παραδείγματος σε πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
-
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NBG Exec Karamouzis: Greece has Returned to Major Investors’ ‘Sights’
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Karamouzis spoke during a panel on “Large projects transforming Greece” at the 25th annual
Capital Link Invest in Greece Forum in New York City
Greece has successfully returned to the sights of significant foreign investors and investment
funds, especially for a long-term placement, Vassilios Karamouzis, the general director
National Bank’s (NBG) corporate and investment banking, emphasized over the weekend.
Karamouzis spoke during a panel on “Large projects transforming Greece” at the 25th annual
Capital Link Invest in Greece Forum in New York City.
During the discussion he cautioned, however, that “in order to continue the upwards course of
the economy, implementation of significant infrastructure projects is necessary.”
Indicatively, he said that up until 2030 there are roughly 190 infrastructure projects in the
‘pipelines,’ including new highways, airports and ports, with a total value of 28 billion euros.
Additionally, an ongoing “digital transition” involves projects worth hundreds of millions of euros
in value, including new fiber optic networks and data centers.
Karamouzis said more investments are necessary in the all-important tourism sector,
especially construction of modern and viable tourism accommodations.
He also cited projects dealing with Greece’s “energy autonomy” and its continued
transformation into an energy “hub” in the wider region, as entailed in transport networks,
storing and transmitting electricity and LNG. Along those lines, he pointed to investment in
renewable energy sources, exploiting current and new technology.
“Such investment activity is taking place amid an environment of high interest rates, uncertainty
regarding energy costs, heightened inflation and other volatile factors, including geopolitical
tensions and health crises,” Karamouzis said.
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Αλ. Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης
Πηγή Εικόνας: απε - μπε
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
‘Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της ‘Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
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σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο – τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Αλ. Εξάρχου, Intrakat: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων
50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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25ο Συνέδριο Capital Link – Ζανιάς (Εurobank): Iσχυρές οι αναπτυξιακές προοπτικές της
Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και τη σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναφέρθηκε ο πρόεδρος της Eurobank κ. Γιώργος Ζανιάς στην ομιλία του στο 25ο Συνέδριο
της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Επιπλέον, ο κ. Ζανιάς τόνισε ότι οι ελληνικές τράπεζες έχοντας αντιμετωπίσει με επιτυχία τα
προβλήματα της κρίσης, βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα
και την κερδοφορία τους.
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του».
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Όμιλος ΑΒΑΞ: Συμμετοχή στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη Νέα
Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Εξάρχου από Capital Link: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των
τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς.
Οταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του
κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην
αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και
των Παραχωρήσεων και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες
πηγές εσόδων για το μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ: “Έχουμε σωστό μείγμα οικονομικής
πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα”
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
- Advertisement -
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
- Advertisement -
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.

https://www.dealnews.gr/oikonomia/1092928/prosklisi-chatzidaki-se-ependytes-ipa-echoume-sosto-meigma-oikonomikis-politikis-pou-fernei-apotelesmata/


https://anticorr.gr/

 Publication date: 12/12/2023 16:25

 link

«Κάλεσμα» Χατζηδάκη στους διεθνείς επενδυτές από το 25ο Συνέδριο της Capital Link
στην Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης
στην κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που
διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο
ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα
βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα
σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική
σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να
πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών
τραπεζών και επενδυτικών funds. Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας και για θέματα ενέργειας με τον κ. Pyatt.
Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley, Lazard
Asset Management, Point 72 Asset Management,
Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και
Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και
Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος
Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον
δημοσιογράφο του CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της
οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική
έκπληξη της Ευρώπης.
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Ανύπαρκτοι οι εργαζόμενοι ταλέντα – Αποκαλυπτική έρευνα της Manpower
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σύμφωνα με την Έρευνα Έλλειψης Ταλέντου του ομίλου ManpowerGroup, το 1ο τρίμηνο του
2024 αποτυπώνεται ιστορικό υψηλό στο ποσοστό των εργοδοτών που αναφέρουν δυσκολία
στην εύρεση ταλέντων (82% έναντι 77% το 2023). Το ποσοστό εμφανίζεται κατά 7%
υψηλότερο από τον Μ.Ο. παγκοσμίως (75%).
Παρόλα αυτά, οι προοπτικές απασχόλησης αυξήθηκαν κατά 4% έναντι του αντίστοιχου
περσινού τριμήνου και αποδυναμώθηκαν κατά 6% αναφορικά με το 4ο τρίμηνο του 2023. Πιο
συγκεκριμένα, το 28% των 525 εργοδοτών στην Ελλάδα που συμμετείχαν στην έρευνα,
αναμένει αύξηση των απασχολουμένων, το 18% μείωση ενώ το 51% δεν περιμένει καμία
αλλαγή.
Συγκρατημένες εμφανίζονται οι Συνολικές Προοπτικών Απασχόλησης (12%) στην Ελλάδα για
το 1ο τρίμηνο του 2024, σύμφωνα με την τελευταία Έρευνα Προθέσεων Προσλήψεων του
ομίλου ManpowerGroup.
Ο πιο ανταγωνιστικός κλάδος στην Ελλάδα είναι οι Υπηρεσίες Επικοινωνίας με NEO 33,
καθώς οι προοπτικές προσλήψεων αυξάνονται κατά 39% από το 3ο τρίμηνο του 2023 και κατά
33% από πέρυσι. Τα διαθέσιμα ταλέντα επισκιάζονται από τη ζήτηση, όπου το 85% των
οργανισμών αναφέρουν δυσκολία στην εύρεση του ταλέντου που χρειάζονται. Ακολουθεί ο
τομέας «Μεταφορές και Εφοδιαστική Αλυσίδα» παρά την έλλειψη ταλέντων (το 82%
αναφέρουν δυσκολία στην εύρεση του ταλέντου), οι εργοδότες στην Ελλάδα αναμένουν
Καθαρές Προοπτικές Απασχόλησης +24%, βελτιωμένες από το προηγούμενο τρίμηνο και σε
σύγκριση με πέρυσι κατά +12% και +17%, αντίστοιχα.
Επιμένοντας παρά τις προκλήσεις της έλλειψης ταλέντων (81%), οι Έλληνες εργοδότες
αναμένουν Καθαρές Προοπτικές Απασχόλησης +14%, μειωμένες κατά 14% από το
προηγούμενο τρίμηνο, αλλά βελτιωμένες κατά 3% σε σύγκριση με πέρυσι.
Η ζήτηση για ταλέντα ξεπερνά την προσφορά, όπου το 74% των οργανισμών αναφέρουν
δυσκολία στην εύρεση των ταλέντων που χρειάζονται. Οι Έλληνες εργοδότες αναμένουν
Καθαρές Προοπτικές Απασχόλησης +11%, συρρικνωμένες κατά -21% σε σύγκριση με το
προηγούμενο τρίμηνο και κατά -16% από την ίδια περίοδο πέρυσι. Η συρρίκνωση αυτή
σημειώνεται καθώς ο δείκτης εξισορροπεί έναντι των προηγούμενων τριμήνων κατά τα οποία
σημειώθηκε έκρηξη ζήτησης για στελέχη Πληροφορικής λόγω του επείγοντος χαρακτήρα του
ψηφιακού μετασχηματισμού κατά την πανδημία (ηλεκτρονικό εμπόριο, ψηφιακές υπηρεσίες,
τηλεργασία, τηλεκπαίδευση κ.ά.)
Ο κ. Χαράλαμπος Καζαντζίδης, διευθύνων σύμβουλος της ManpowerGroup Ελλάδας δήλωσε:
«Οι προσδοκίες για τις προσλήψεις στην Ελλάδα παραμένουν συγκρατημένες ενώ παράλληλα
αναδύονται νέες προκλήσεις αναφορικά με την ανάγκη υιοθέτησης μιας νοοτροπίας
προσανατολισμένης στη Βιωσιμότητα, που θα διασφαλίζει κοινωνικά υπεύθυνες πρακτικές στις
στρατηγικές διαχείρισης του δυναμικού αλλά και ποιοτικές και καλά αμειβόμενες θέσεις
εργασίας. Η ‘πρωτοκαθεδρία’ του κλάδου των Υπηρεσιών Επικοινωνίας (+33%) στην κατάταξη
των επαγγελμάτων με τα περισσότερο ζητούμενα ταλέντα εξηγείται από μια σειρά
παραμέτρους, όπως η ανάγκη για αποτελεσματική επικοινωνία που δημιουργεί η
παγκοσμιοποίηση, ο ψηφιακός μετασχηματισμός και η ανάδυση νέων digital καναλιών, η
ισχυροποίηση του τομέα Εξυπηρέτησης πελατών. Αντίστοιχα υψηλές προθέσεις προσλήψεων
(+24%) σημειώνει και ο κλάδος των Μεταφορών & Logistics κυρίως λόγω της γεωγραφικής
θέσης της Ελλάδας που την καθιστά μια στρατηγική πύλη εισόδου μεταξύ Ευρώπης, Ασίας και
Αφρικής. Ωστόσο σημαντικό ρόλο διαδραματίζει και η άνθηση της Τουριστικής βιομηχανίας, η
έκρηξη στο Ηλεκτρονικό Εμπόριο, η δρομολόγηση νέων έργων για Υποδομές και η ανάπτυξη
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δικτύων Τηλεπικοινωνιών και Ενέργειας.
Οι εργοδότες στην Ελλάδα σε μεσαίες επιχειρήσεις με 50-249 εργαζομένους είναι πιο
αισιόδοξοι με τον δείκτη ΝΕΟ να φτάνει στο 22, αυξημένος κατά 11% από το αντίστοιχο
περσινό τρίμηνο. Ωστόσο 8 στους 10 εργοδότες αυτής της κατηγορίας επιχειρήσεων δηλώνουν
ότι αντιμετωπίζουν δυσκολία στην εύρεση εργαζομένων με το ποσοστό να εκτοξεύεται στο
87% για την κατηγορία των εταιρειών με προσωπικό 250-999 εργαζομένων.
Καθώς οι Έλληνες εργοδότες σχεδιάζουν τις στρατηγικές τους προτεραιότητες HR για το
επόμενο έτος, ανέφεραν ότι η ευημερία των εργαζομένων (24%), η πρόσληψη ειδικευμένων
εργαζομένων (21%) και η πράσινη μετάβαση (21%) επηρεάζουν περισσότερο τα σχέδιά τους.
Διερευνώντας τις προθέσεις προσλήψεων 40.077 εργοδοτών σε 41 χώρες του κόσμου η
έρευνα αποτυπώνει προθέσεις προσλήψεων στο 26%. Οι παγκόσμιες προοπτικές έχουν
αποδυναμωθεί κατά -4% από το προηγούμενο τρίμηνο, αλλά έχουν αυξηθεί κατά 3% σε
σύγκριση με την ίδια περίοδο πέρυσι. Ισχυρότερες προοπτικές απασχόλησης αποτυπώνονται
στην Ινδία και την Ολλανδία (37%) και πιο αδύναμες στην Αργεντινή (2%).
Η περιοχή της Βόρειας Αμερικής (+34%) ανέφερε τις ισχυρότερες προθέσεις προσλήψεων,
ακολουθούμενη από την περιοχή Ασίας-Ειρηνικού (+30%), τη Νότια και Κεντρική Αμερική
(+28%) και την Ευρώπη, τη Μέση Ανατολή και την Αφρική (+23%).
Στην περιοχή EMEA οι προοπτικές απασχόλησης παραμένουν οι χαμηλότερες στον κόσμο,
αντανακλώντας το οικονομικό κλίμα της περιοχής, καθώς οι προβλέψεις έχουν υποβαθμιστεί
και πολλές χώρες αντιμετωπίζουν στασιμότητα ή ύφεση. Ειδικότερα, ο τομέας των υπηρεσιών
έχει σημειώσει κάμψη της δραστηριότητας, η οποία αντικατοπτρίζεται στην πτώση του ΝΕΟ
του τομέα των καταναλωτικών αγαθών και υπηρεσιών.
Τέλος επιτηδεύματος: Ποιοι απαλλάσσονται, ποιοι πληρώνουν, για ποιους «κουρεύεται» το
2024
December 12, 2023December 12, 202373
Η ελληνική οικονομία: Κοιτάζοντας το παρελθόν και χαράσσοντας τον δρόμο προς το μέλλον
December 12, 2023December 12, 202390
Καλάθι των Χριστουγέννων: Σε ισχύ από αύριο με 5+1 προϊόντα – Θα «τρέχει» μαζί με το
Καλάθι του Νοικοκυριού
December 12, 2023149
Γερμανία: Βελτιώθηκαν οι οικονομικές προοπτικές τον Δεκέμβριο προσδοκώντας μειώσεις των
επιτοκίων
December 12, 202397
Ακίνητα: Αλλάζει ο χάρτης στην Αττική – «Στερεύει» από διαθέσιμα διαμερίσματα το κέντρο
December 12, 2023151
Εξάρχου από Capital Link: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
December 12, 2023164
Μελέτη Αμερικανικού Κολλεγίου για το νέο αναπτυξιακό μοντέλο – Πρόταση για ανεξάρτητη
επιχειρησιακή ομάδα μεταρρυθμίσεων
December 12, 202389
Καφούνης: Στόχος η αύξηση 10%, με 11 δισ. ευρώ πωλήσεις λιανικής για το τελευταίο τρίμηνο
December 12, 2023169
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Ιωάννου: Τα έργα-ορόσημα με δυναμική παρουσία της ΑΒΑΞ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
Ακολουθήστε το Money Review στο Google News
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση σε Aμερικανούς επενδυτές- Ποιους συνάντησε στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε, με βάση σχετική ανακοίνωση, ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής
Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που
διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Ιωάννου: Η ΑΒΑΞ Διαθέτει το Υψηλότερο Συμβασιοποιημένο Ανεκτέλεστο Υπόλοιπο
Έργων στην Ιστορία του, Ύψους 3,2 Δισ. Ευρώ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό «παρών» έδωσε ο Όμιλος ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital
Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του Προέδρου του
Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση την
Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες»
Οπως αναφέρεται σε σχετική ανακοίνωση, στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική
Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε
στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό
αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία.
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δισ. ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο». 
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου.
Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους,
υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη
διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη
αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
'Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της 'Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
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πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία "καθαρή" αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο - τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
* Επισυνάπτεται φωτογεραφία από το Φόρουμ.
 
Λεπτομέρειες στη συνδρομητική σελίδα του ΑΠΕ-ΜΠΕ.
© ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ. Τα πνευματικά δικαιώματα ανήκουν στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ.
Απαγορεύεται η αναπαραγωγή από επισκέπτες της ιστοσελίδας.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Αναμένεται μεγαλύτερη ζήτηση για δάνεια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση
των προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, ανέφερε ο πρόεδρος
της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο θεματικό
πάνελ GREEK BANKING SECTOR – GROWTH & DEVELOPMENT
OUTLLOK του 25ου Annual Capital Link_Invest in Greece Forum.
Μεταξύ άλλων, ο κ. Ζανιάς αποκάλυψε ότι «η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας βρίσκεται στη
διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές».
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link: 
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση
των προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
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συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
imerisia.gr
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Καραμούζης (Εθνική): Διεθνές πόλος έλξης επενδύσεων η Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Εθνική Τράπεζα
SOOC
@Κωνστα
ΚΩΣΤΑΣ ΠΑΠΑΓΡΗΓΟΡΗΣ
O Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας Βασίλειος
Καραμούζης, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα “LARGE PROJECTS
TRANSFORMING GREECE” ανέφερε στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη: Η
Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται 190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα, όπως ανέφερε
χαρακτηριστικά: «Η εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον
υψηλών επιτοκίων, αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου
πληθωρισμού, και λοιπών αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών
εντάσεων και υγειονομικών κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό της δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων».
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H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα H καλύτερη συγκυρία τα
τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
‘Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της ‘Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
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των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο – τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
* Επισυνάπτεται φωτογεραφία από το Φόρουμ.
 
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
‘Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
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ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της ‘Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
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επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο – τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
* Επισυνάπτεται φωτογεραφία από το Φόρουμ.
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Χρ. Ιωάννου (ΑΒΑΞ): «Πρωτοστατούμε στην ανάπτυξη εμβληματικών έργων»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στην πρόοδο, τον σχεδιασμό και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό
αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση, τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία
αναφέρθηκε ο Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου στην ετήσια Συνάντηση
Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις.
Δίνοντας το «παρών» στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη
«Accelerating Investments for Sustainable Growth», ο κ. Ιωάννου συμμετείχε στη συζήτηση
που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα
– Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
ot.gr
Tags ΑΒΑΞ βιώσιμη ανάπτυξη επενδύσεις έργα μετρό
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Πέλλα: Συνελήφθησαν 10 άτομα για διενέργεια παράνομων τυχερών παιγνίων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συνελήφθησαν σήμερα (12/12) τις πρώτες πρωινές ώρες σε περιοχή της Πέλλας, από
αστυνομικούς του Τμήματος Ασφάλειας Πέλλας, 10 άτομα για παράβαση της νομοθεσίας περί
παιγνίων.
Ειδικότερα, σε συντονισμένη αστυνομική επιχείρηση με τη συνδρομή και αστυνομικών της
Ομάδας Πρόληψης και Καταστολής της Εγκληματικότητας του Τμήματος Ασφάλειας Έδεσσας,
πραγματοποιήθηκε έλεγχος σε αποθήκη που εκμίσθωνε σύλλογος σε περιοχή της Πέλλας,
όπου συνελήφθησαν 10 ημεδαποί άνδρες, οι οποίοι κατελήφθησαν να συμμετέχουν σε τυχερό
παίγνιο «πόκερ» με στοιχηματισμό χρημάτων.
Στην κατοχή τριών εκ των συλληφθέντων, βρέθηκε συνολικά και κατασχέθηκε το χρηματικό
ποσό των 640 ευρώ.
Επιπλέον, από τον παραπάνω χώρο κατασχέθηκαν μεταξύ άλλων 36 τράπουλες και πλήθος
από μάρκες.
Επίσης, συνελήφθη ακόμη ένας ημεδαπός άνδρας, καθώς διαπιστώθηκε ότι χειριζόταν μία
ηλεκτρονική συσκευή (tablet), στο οποίο λάμβανε εικόνα μέσω δύο καμερών που ήταν
τοποθετημένες εξωτερικά της αποθήκης και κατέγραφαν δημόσιο χώρο, προκειμένου να
ελέγχονται τα άτομα πριν την είσοδό τους.
Σε βάρος του σχηματίστηκε δικογραφία για παράβαση της νομοθεσίας περί προσωπικών
δεδομένων, ενώ η ηλεκτρονική συσκευή και οι κάμερες κατασχέθηκαν.
Οι συλληφθέντες θα οδηγηθούν στον αρμόδιο Εισαγγελέα.
ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΕΠΙΣΗΣ: 
Κριτήρια ισοβαθμίας Champions League & Σενάρια τελευταίας αγωνιστικής
Όμιλος ΑΒΑΞ: Έδωσε δυναμικό «παρών» στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital
Link στη Νέα Υόρκη
Αθήνα: Έκτακτη στάση εργασίας σε μετρό, ηλεκτρικό και τραμ σήμερα – Ποιες ώρες δεν θα
δουλεύουν
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Χρ. Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Ποια είναι τα έργα - ορόσημο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που, όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεϊκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασής της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων, για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link
στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Στα σκαριά το εθνικό επενδυτικό ταμείο – Νέα σελίδα για το Υπερταμείο
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Πηγή: ot.gr
Ακολουθήστε το onlarissa.gr στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Ελάτε στην ομάδα μας στο viber για να ενημερώνεστε πρώτοι για τις σημαντικότερες ειδήσεις
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Kostis Hatzidakis urges investors from USA to invest in Greece
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
The minister outlined the good prospects of the Greek economy, noting the spectacular
increase in exports and direct foreign investments and the higher growth in comparison with
the rest of the eurozone, at a rate that is expected to continue in the coming years.
Economy and Finance Minister Kostis Hatzidakis urged more investors from the USA to invest
in Greece, in his speech on Monday at the 25th Invest in Greece forum organised by Capital
Link in New York.
The minister outlined the good prospects of the Greek economy, noting the spectacular
increase in exports and direct foreign investments and the higher growth in comparison with
the rest of the eurozone, at a rate that is expected to continue in the coming years.
According to Hatzidakis, "in Greece today ....we have a unique opportunity; on one hand we
have the right blend of economic policy that brings results and, on the other hand, we have
political stability and a clear mandate to change the country. We are determined to succeed in
this historic mission".
Among those present during the minister's speech at the forum were the former US
Ambassador to Greece and current Assistant Secretary of State for Energy Resources
Geoffrey Pyatt and the billionaire and major investor John Paulson. Hatzidakis also had a
series of meetings with senior executives from investment banks and investment funds.
Specifically, the minister discussed the prospects of the Greek economy and energy issues
with Pyatt. He also met with representatives of the firms Nomura, Morgan Stanley, Lazard
Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital
Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital and Barclays.
Members of the Greek delegation included Infrastructure and Transport Minister Christos
Staikouras, Environment and Energy Theodoros Skylakakis, Alternate Economy Minister Nikos
Papathanassis and the head of Public Dept Management Agency Dimitris Tsakonas.
In the context of the forum, Hatzidakis granted an interview to CNN journalist Richard Quest,
underlining the good prospects of the Greek economy and the dynamic recovery of tourism
that make Greece the "positive surprise" of Europe.
AMNA
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H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
‘Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της ‘Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
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πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο – τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
* Επισυνάπτεται φωτογεραφία από το Φόρουμ.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία εδώ και 50 χρόνια για την ελληνική οικονομία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.  
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in GreeceForumπου συνδιοργανώθηκε στη
Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια συζήτησης με
θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι ΆλεξΦωτακίδης
(CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BCPartners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και Δημήτρης
Αθανασόπουλος (AxiaVentures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (ReedSmith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνίαμαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της WinexInvestments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση-και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakatστον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα. 
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partnerτης ThrivestHoldings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. 
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα:
Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων
ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο
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τραπεζικών οργανισμών. 
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτήέγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενωνδανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή”αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. 
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστενα την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε. 
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της WinexInvestments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλονγια τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε. 
 
Πηγή: sofokleousin.gr

https://newss.gr/exarchou-intrakat-i-kalyteri-sygkyria-edo-kai-50-chronia-gia-tin-elliniki-oikonomia/


http://energyin.gr/

 Publication date: 12/12/2023 15:31

 Similar Stats ranking (Greece): 88241

 link

Όμιλος ΑΒΑΞ: Έδωσε δυναμικό «παρών» στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία εδώ και 50 χρόνια για την ελληνική οικονομία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.  
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in GreeceForumπου συνδιοργανώθηκε στη
Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια συζήτησης με
θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι ΆλεξΦωτακίδης
(CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BCPartners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και Δημήτρης
Αθανασόπουλος (AxiaVentures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (ReedSmith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνίαμαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της WinexInvestments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση-και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakatστον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα. 
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partnerτης ThrivestHoldings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. 
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα:
Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων
ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο
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τραπεζικών οργανισμών. 
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτήέγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενωνδανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή”αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. 
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστενα την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε. 
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της WinexInvestments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλονγια τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε. 
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Ομιλος ΑΒΑΞ: Δυναμικό "παρών" στο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη
Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το "παρών" του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital
Link "Accelerating Investments for Sustainable Growth", με τη συμμετοχή του προέδρου του
Ομίλου, Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο "Αναβάθμιση την Υποδομών
και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα - Επενδυτικές Ευκαιρίες". Στην ετήσια Συνάντηση
Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ.
Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την υλοποίηση κομβικών
έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση τη βιώσιμη
ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε:
"Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του,
ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων
που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο
αύριο".
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Προσκλητήριο στους Αμερικανούς θεσμικούς για επενδύσεις σε ελληνικά assets
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στις νέες προοπτικές για την ελληνική οικονομία αναφέρθηκαν ο Κωστής Χατζηδάκης και οι κ.κ.
Ζαννιάς και Καραμούζης, μιλώντας στο 25ο συνέδριο της Capital Link.
Στον απόηχο των μεγάλων placement Εθνικής Τράπεζας και HelleniQ Energy, όπου
σημειώθηκε μεγάλη συμμετοχή από θεσμικά χαρτοφυλάκια των ΗΠΑ και με «όπλο» την
ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας, ο υπ. Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κ. Κ.
Χατζηδάκης και κορυφαία τραπεζικά στελέχη απηύθυναν από τη Νέα Υόρκη, προσκλητήριο
στα επενδυτικά χαρτοφυλάκια των ΗΠΑ για επενδύσεις στην Ελλάδα. 
Στο πλαίσιο του 25ου ετήσιου επενδυτικού συνεδρίου της Capital Link για την ελληνική
οικονομία, ο κ. Χατζηδάκης, αναφέρθηκε στην πολύ καλή πορεία που έχει ακολουθήσει τα
τελευταία χρόνια αλλά και στις ισχυρές προοπτικές που έχει, με τη χώρα να αποτελεί, πλέον,
πόλο έλξης για τις επενδύσεις. 
Όπως σημείωσε «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε
μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει
αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη
χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή».
Ιδιαίτερα αισιόδοξοι για την πορεία της ελληνικής οικονομίας, μιλώντας στο ίδιο συνέδριο,
εμφανίστηκαν τόσο ο πρόεδρος  της Eurobank, κ. Γιώργος Ζανιάς όσο και ο γενικός διευθυντής
Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, κ. Βασίλειος
Καραμούζης. 
Ο κ. Ζανιάς σημείωσε ότι «μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα
διανύει μια ανοδική πορεία η οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση
σε σύγκριση με το μέσο όρο της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής
που υπήρχε κατά τη διάρκεια των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%. Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν
μεσοπρόθεσμα και περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το
τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη
δημοσιονομική συνέπεια και την σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία
προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική
βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα
χαρακτηριζόταν ως ειδική περίπτωση χώρας».
Από την πλευρά του ο κ. Καραμούζης τόνισε ότι «η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς
στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση.
Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η οικονομία της χώρας, απαιτείται η
υλοποίηση σημαντικών έργων». 
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται περίπου 190 έργα
υποδομών σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της
ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών
και data centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις
σε σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
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έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.  
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.

https://www.axianews.gr/article/epixiriseis/67014-o-aleksandros-eksarxoy-apo-to-25o-invest-in-greece-forum-ths-capital-link-h-kalyterh-sygkyria-gia-thn-ellhnikh-oikonomia-twn-teleytaiwn-50-etwn


http://www.euro2day.gr/

 Publication date: 12/12/2023 15:22

 Similar Stats ranking (Greece): 147

 link

Σε στενό «κανάλι» παραμένει το Χρηματιστήριο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Διατηρεί το θετικό πρόσημο ο Γενικός Δείκτης, με μέτρια ροή συναλλαγών. Ανοδος για Εθνική,
Πειραιώς. Σε νέα υψηλά η Τιτάν, ξεχωρίζει και η Σαράντης. Ποια mid caps κινούνται
υψηλότερα.
Μικτές τάσεις στα ευρωπαϊκά, ισχνή άνοδος με μέτριο τζίρο στο Χρηματιστήριο Αθηνών . Σε
αναμονή της συνεδρίασης της Fed- ξεκινά σήμερα- και στην τελευταία μέτρηση για τον
πληθωρισμό στις ΗΠΑ οι επενδυτές σε Φρανκφούρτη, Νέα Υόρκη. Οριακά θετικά τα futures
του S&P500, μικρές απώλειες για τον DAX. Υποτονικό και σήμερα το κλίμα στο ΧΑ, χωρίς
ενεργή παρουσία ξένων- παρά τα road shows των ΕΧΑΕ/Morgan Stanley και Capital Link-
εχθές στην Νέα Υόρκη- η συμμετοχή διαχειριστών funds είναι ελάχιστη , περιορίζεται δε σε
μόλις 3-4 περιπτώσεις εισηγμένων. Ροή εντολών περίπου στα χθεσινά, προσυμφωνημένες
εντολές κάπως καλύτερες, με ενδεικτικό το γεγονός πως από τις 11 στις 25 μετοχές του δείκτη
με θετικό πρόσημο για μόλις 2 είναι μεγαλύτερο του 1%. Συγκεκριμένα για ΤΙΤΑΝ στα 21,20
(1,92%) σε νέα υψηλά και Sarantis στα 8,10 (1,50%). Στις άλλες 9 περιπτώσεις: ΔΕΗ,
ΕΛΛΑΚΤΩΡ, Εθνική, Coca Cola HBC, Jumbo, Mytilineos, OTE και ΟΠΑΠ δεν ξεπερνά τη μία
ποσοστιαία μονάδα, καθώς σημαντική ζήτηση δεν υπάρχει από την πλευρά αγοραστών.
Ενδειξη της απουσίας των ξένων από την αγορά. Ωστόσο, σταθερά σε θετικό έδαφος η
διακύμανση για τον Γενικό Δείκτη, σε εύρος μεταξύ 1.275-1.280 μονάδων, για τον FTSE25 στις
3.078-3.089 και για τον Δείκτη Τραπεζών στις 1.027-1.031 μονάδες. Πρακτικά για κανέναν από
τους 3 δείκτες δεν έχει διαμορφωθεί πειστική τάση είτε long είτε short , με συνέπεια να
συνεχίζεται από το 2ήμερο 21-22 Νοεμβρίου σε στενό κανάλι τιμών. Μάλιστα γίνεται στενότερο
από την συνεδρίαση της Παρασκευής 1ης Δεκεμβρίου μέχρι και σήμερα. Χωρίς τάση και στην
αγορά Παραγώγων, όπου παρά τη μικρή αύξηση των θέσεων σε Συμβόλαια, τα ΣΜΕ
παραμένουν περιορισμένα. Στην τρέχουσα λήξη (Παρασκευή) 530 ΣΜΕ με premium 0,19% και
επίσης με μικρή θετική απόκλιση 0,39% για 450 ΣΜΕ της προσεχούς. Στα 7,15-7,21 ευρώ η
μετοχή της Helleniq Energy - δείχνει να σταθεροποιείται, μετά το placement-, με 0,67% οι
αγοραστές στην Εθνική περνούν και πάλι από το όριο των 6 ευρώ, στα 13,28 ο ΟΤΕ , στα
36,90 η Mytilineos - με την διοίκηση να ανακοινώνει ακόμη ένα έργο στο Ηνωμένο Βασίλειο-
στα 14,65 ο ΟΠΑΠ , στα 8,06 η Sarantis - με τους Κυριάκο και Γρηγόρη Σαράντη να
συνεχίζουν τις αγορές μετοχών- στα 3,112 η Πειραιώς με αυξητική τάση-μετά τις 14.10' - στα
10,74 η ΔΕΗ σε αναμονή της γενικής συνέλευσης, στα 1,4915 η Alpha Bank . Αγορές
μεν-χωρίς ισχυρή τάση δε, αποτυπώνεται στα μέτρια ποσοστά όπως αναφέρθηκε. Alumil στα
2,91 (5,05%)- μετά τις δηλώσεις για ένταξη χρηματοδότησης από το Ταμείο Ανάκαμψης και
στόχο για τζίρο 500 εκατ.- ΚΡΙ-ΚΡΙ στα 9,32 (1,30%) με την διοίκηση να στρέφεται και στα
vegan προϊόντα- MED στα 1,05 (3,96%) με στόχο του βασικού μετόχου να δημιουργήσει
μέγεθος για μετάταξη στην Κύρια Αγορά- Elinoil στα 2,41 (2,99%) μετά την δημοσίευση θετικών
αποτελεσμάτων 9μηνου/με ισχυρό τρίτο 3μηνο- στα 0,646 (5,56%) η CPI . Στις 46/62 η σχέση
μετοχών με θετικό/αρνητικό πρόσημο, στα 4,70 εκατ. ο τζίρος μέσω "πακέτων".
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Αλ.Εξάρχου: Η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών. «Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
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πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο – τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum τηςCapital Link: «Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat,
κ. Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Χρ. Ιωάννου: Ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί σε εμβληματικά έργα που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
προέδρου του Ομίλου, Χρήστου Ιωάννου, στη συζήτηση που διεξήχθη, με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».Στην
ετήσια συνάντηση κορυφής για την ελληνική Οικονομία και τις επενδύσεις, ο πρόεδρος του
Ομίλου ΑΒΑΞ, Χρήστος Ιωάννου, αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επισήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δισ. ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα
ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον
παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία
(ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού
Θεσσαλονίκης (FlyOver, ύψους €370 εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την
κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος, και η κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα,
(ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.). Projects που, όπως σημείωσε, προστίθενται στα
έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ. ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της
πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η α΄
φάση υποδομών του Τhe Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση
μέρους της Λεωφόρου Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των
τριών Νοσοκομείων του Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).Μίλησε,
επίσης, για την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για
την επιτυχή ολοκλήρωση των έργων, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη ανθρώπινου δυναμικού και οι
προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την ανταγωνιστική σχέση μεταξύ
πελάτη και αναδόχου.Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης ολοκλήρωσης των έργων με υγιές
περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή επικοινωνία και την άμεση λήψη
αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και
η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο για τον πελάτη, όσο και για τον ανάδοχο»,
σημείωσε ο κ. Ιωάννου.
Source: naftemporiki.gr
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ΓΓ ΔΟΣΕ Μ. Μυρογιάννη Η Ελλάδα αποτελεί ιδανικό προορισμό για επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
"Οι άριστες επιδόσεις της οικονομίας, η αύξηση του ονομαστικού ΑΕΠ, καθώς και η
γεωπολιτική σταθερότητα και η μετατροπή της χώρας σε ενεργειακό κόμβο, αποτελούν τους
βασικούς παράγοντες ανθεκτικότητας της Ελλάδας" τόνισε η Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας του Υπουργείου Εξωτερικών και Πρόεδρος του ΔΣ
της Enterprise Greece, Μάιρα Μυρογιάννη, κατά τη συμμετοχή της στο 25ο Συνέδριο «Capital
Link Invest in Greece Forum» στη Νέα Υόρκη.
Η κα Μυρογιάννη κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην
Ελλάδα: φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα», αναφέρθηκε στην ανάκτηση από την
Ελλάδα της επενδυτικής βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η
χώρα βρίσκεται σε αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο,
γεγονός που προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές
προοπτικές, δηλαδή εισροές και άμεσες ξένες επενδύσεις. Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια
της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη. Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές
προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι με δεδομένη την επιτυχημένη πορεία της
οικονομικής ανάκαμψης και το φιλο-επενδυτικό περιβάλλον στη χώρα μας η Ελλάδα αποτελεί
έναν ιδανικό προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη
σταθερότητα του φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού
παραδείγματος σε πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
Πηγή: ΑΠΕ-ΜΠΕ
Δεν θέλετε να συμπληρώνετε το κείμενο αυτό σε κάθε αναζήτηση σας; Αρκεί απλά να
γραφτείτε δωρεάν στο Forin.gr πατώντας εδώ ή να συνδεθείτε με τον λογαριασμό σας.
Δεν υπάρχουν σχόλια! Πρόσθεσε το σχόλιο σου τώρα!
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Προσκλητήριο Χατζηδάκη σε Αμερικανούς επενδυτές για επενδύσεις στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο Υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο Υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, ενώ μίλησε για την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων καθώς και τον
υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία, ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του Υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
Υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden, Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο Υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι Υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής Υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού, που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Hatzidakis urges investors from USA to invest in Greece
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Economy and Finance Minister Kostis Hatzidakis urged more investors from the USA to invest
in Greece, in his speech on Monday at the 25th Invest in Greece forum organised by Capital
Link in New York.
The minister outlined the good prospects of the Greek economy, noting the spectacular
increase in exports and direct foreign investments and the higher growth in comparison with
the rest of the eurozone, at a rate that is expected to continue in the coming years.
According to Hatzidakis, “in Greece today ….we have a unique opportunity; on one hand we
have the right blend of economic policy that brings results and, on the other hand, we have
political stability and a clear mandate to change the country. We are determined to succeed in
this historic mission”.
Among those present during the minister’s speech at the forum were the former US
Ambassador to Greece and current Assistant Secretary of State for Energy Resources
Geoffrey Pyatt and the billionaire and major investor John Paulson. Hatzidakis also had a
series of meetings with senior executives from investment banks and investment funds.
Specifically, the minister discussed the prospects of the Greek economy and energy issues
with Pyatt. He also met with representatives of the firms Nomura, Morgan Stanley, Lazard
Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital
Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital and Barclays.
Members of the Greek delegation included Infrastructure and Transport Minister Christos
Staikouras, Environment and Energy Theodoros Skylakakis, Alternate Economy Minister Nikos
Papathanassis and the head of Public Dept Management Agency Dimitris Tsakonas.
In the context of the forum, Hatzidakis granted an interview to CNN journalist Richard Quest,
underlining the good prospects of the Greek economy and the dynamic recovery of tourism
that make Greece the “positive surprise” of Europe.
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Ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί σε εμβληματικά έργα που θα προσελκύσουν ακόμη
μεγαλύτερες επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
προέδρου του Ομίλου, Χρήστου Ιωάννου, στη συζήτηση που διεξήχθη, με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια συνάντηση κορυφής για την ελληνική Οικονομία και τις επενδύσεις, ο πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, Χρήστος Ιωάννου, αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επισήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δισ. ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver, ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος, και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που, όπως σημείωσε, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ. ευρώ που ήδη
υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η Γραμμή 4
Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η α΄ φάση υποδομών του Τhe Ellinikon, όπου
ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου Ποσειδώνος. Τέλος, ο
κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του Ιδρύματος Σταύρος
Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Μίλησε, επίσης, για την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και
αναδόχου για την επιτυχή ολοκλήρωση των έργων, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη ανθρώπινου
δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την ανταγωνιστική
σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου.
Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους,
υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη
διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη
αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο για τον πελάτη, όσο και για τον ανάδοχο», σημείωσε ο κ.
Ιωάννου.
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Χρ. Ιωάννου (ΑΒΑΞ): «Πρωτοστατούμε στην ανάπτυξη εμβληματικών έργων»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο όμιλος διαθέτει το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία
του, ύψους €3,2 δις ευρώ
Στην πρόοδο, τον σχεδιασμό και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό
αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση, τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία
αναφέρθηκε ο Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου στην ετήσια Συνάντηση
Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις.
Δίνοντας το «παρών» στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη
«Accelerating Investments for Sustainable Growth», ο κ. Ιωάννου συμμετείχε στη συζήτηση
που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα
– Επενδυτικές Ευκαιρίες».
ΑΒΑΞ: Μείωση κύκλου εργασιών και ανεκτέλεστο στα 2,2 δισ. ευρώ
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Έργα-ορόσημα
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Μετά τον Κάρολο, Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν γραβάτες με την ελληνική σημαία!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μετά τον Κάρολο, Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν γραβάτες με την ελληνική σημαία!
Με τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του
Capital Link.
Ανάμεσά τους ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ
στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ οι οποίοι εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό φακό φορώντας
και οι δύο γραβάτα με την ελληνική σημαία.
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλεψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια,
να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
Great conversation with Minister about government support for Greece’s renewable energy
growth. Greece ????????has become a renewables model for Europe. Congratulations on
investment grade debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
— Assistant Secretary Geoffrey Pyatt (@AsstSecENR) December 11, 2023
Ειδήσεις σήμερα
Ανοίγουν ξανά όλοι οι φάκελοι με τις επιθέσεις των χούλιγκαν
«Ξεψύχησε στην αγκαλιά του γιου της»: Συγκλονίζει ο πρώην σύζυγος της 50χρονης που
κατασπάραξαν τα σκυλιά
Ήταν η Κάλλας κατάσκοπος των Βρετανών στην Αθήνα της Κατοχής;
Οικονόμου-Βρούτσης στον Άρειο Πάγο – «Στόχος να σταματήσουμε τις αγέλες των χούλιγκαν»
December 12, 202363
Μαρινάκης για την οπαδική βία: Αν δεν συμμορφωθούν αυτοί που πρέπει θα πάρουμε πιο
σκληρές αποφάσεις
December 12, 202362
Μάκης Βορίδης: Θα αναζητήσουμε αν έχουν ηθική αυτουργία και ευθύνες οι ΠΑΕ
December 12, 202383
Τάσεις MRB: Πρώτη με διαφορά η ΝΔ – Δεύτερο κόμμα το ΠΑΣΟΚ – Στο 2,5% η Νέα Αριστερά
December 12, 202391
ΣΥΡΙΖΑ: Αποχώρησε ο Αλέξανδρος Τριανταφυλλίδης – Καταγγέλλει τον Κασσελάκη για τις
επιθέσεις στην κυβέρνηση Τσίπρα
December 12, 202380
Απορρίφθηκε το αίτημα Μπελέρη για άδεια ορκωμοσίας – Θυμός και αγανάκτηση στη Χιμάρα
(βίντεο)
December 12, 202390
Από τα «πλαστικές σημαίες» στις εθνικές οδούς, στην επιστολική ψήφο
December 12, 2023104
Μετά τη Ρώμη, στο Παρίσι ο Τσίπρας: «Χτίζει» γέφυρες με Ολάντ και Πικετί
December 12, 202394
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Ν.Υόρκη: Χατζηδάκης -Σταϊκούρας στο συνέδριο Capital Link – Επενδυτικό ενδιαφέρον
από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η θετική πορεία της ελληνικής οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital
Link που έγινε για μια ακόμη χρόνια στην Νέα Υόρκη παρουσία επιχειρηματιών, τραπεζιτών και
επενδυτών από την Ελλάδα και τις Ηνωμένες Πολιτείες. Η πρόσφατη αναβάθμιση της
επενδυτικής βαθμίδαςκαι η περαιτέρω βελτίωση του επενδυτικού κλίματος δημιουργούν ένα
θετικό περιβάλλον, σύμφωνα με τους ομιλητές και τους συμμετέχοντες.  
Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδακης μίλησε για το μείγμα δημοσιονομικής και
πολιτικής σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα, ένα μείγμα που όπως
τόνισε, είναι όχι μόνο αποτελεσματικό αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές. 
Η κυβέρνηση Μητσοτακη εδώ και 4,5 χρόνια έχει αλλάξει ουσιωδώς το μείγμα οικονομικής
πολιτικής της Ελλάδας συνδυάζοντας την δημοσιονομική σταθερότητα με ένα άνοιγμα στην
επιχειρηματικότητα και στις επενδύσεις, ένα μείγμα που αποδίδει και αυτό φαίνεται ήδη στα
αποτελέσματα της οικονομικής πολιτικής. Από πλευράς ΗΠΑ έχουμε μεγάλες εταιρείες που
έχουν ξεκινήσει και επενδύουν στην Ελλάδα. Το μήνυμα μας γίνεται κατανοητό και θα δούμε
και άλλες επενδύσεις από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα, είπε ο Κωστής Χατζηδάκης.
Η σημερινή εικόνα της ελληνικής οικονομίας είναι αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς εκ μέρους
των πολιτών και της πολιτείας ανέφερε ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος
Σταϊκούρας:
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται. Αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς, πολιτών και πολιτείας αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής αλλά και της υλοποίησης σημαντικών
διαρθρωτικών αλλαγών. Το ίδιο εφαρμόζουμε και στο υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών
έτσι ώστε να υλοποιήσουμε έργα που είναι προς ολοκλήρωση το επόμενο χρονικό διάστημα,
να βρούμε χρηματοδότηση για μια νέα γενιά έργων, να μπορέσουμε να επιδιορθώσουμε
καταστροφές με πιο ανθεκτικά έργα σε περιοχές που επλήγησαν από θεομηνίες, να
μπορέσουμε να ανανεώσουμε τον στόλο των λεωφορείων, να προωθήσουμε την
ηλεκτροκίνηση και να εφαρμόσουμε σχέδια βιώσιμης αστικής κινητικὀτητας».
Στις ευκαιρίες που δημιουργούνται στον τομέα της ενεργειακής μετάβασης και στο μεγάλο
ενδιαφέρον των αμερικανικών επιχειρήσεων αναφέρθηκε ο Υφυπουργός Ενέργειας των
Ηνωμένων Πολιτειών και πρώην πρέσβης στη χώρα μας Τζέφρι Πάγιατ: «Είμαι πολύ
ικανοποιημένος από το επίτευγμα αναβάθμισης της οικονομίας της Ελλάδας, η οποία όπως
ακούσαμε δημιουργεί συγκεκριμένες ευκαιρίες στο τομέα της ενεργειακής μετάβασης. Εχουμε
μεγάλες αμερικανικές εταιρείες όπως AWS, Microsoft, 547 energy, να επενδύουν σε έργα
ανανεώσιμης ενέργειας στην Ελλάδα και το κάνουν με την στήριξη μιας πολύ ισχυρής
πολιτικής εκ μέρους της κυβέρνησης, όπως ακούσαμε απο τους υπουργούς για να προωθηθεί
η πράσινη μετάβαση και να δημιουργηθούν ευκαιρίες για μείωση τιμών προς τους
καταναλωτές».
Ανταπόκριση από την Νέα Υόρκη για την ΕΡΤ: Λένα Αργύρη
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Χρ. Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Απαιτείται επανεξέταση της σχέσης πελάτη και αναδόχου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Οπως σημειώνει η σχετική ανακοίνωση, στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική
Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε
στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό
αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία.
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δισ. ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου.
Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους,
υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη
διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη
αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Χρ. Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Απαιτείται επανεξέταση της σχέσης πελάτη και αναδόχου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Οπως σημειώνει η σχετική ανακοίνωση, στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική
Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε
στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό
αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία.
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δισ. ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου.
Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους,
υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη
διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη
αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.

https://sofokleous10.gr/2023/12/12/%cf%87%cf%81-%ce%b9%cf%89%ce%ac%ce%bd%ce%bd%ce%bf%cf%85-%ce%b1%ce%b2%ce%b1%ce%be-%ce%b1%cf%80%ce%b1%ce%b9%cf%84%ce%b5%ce%af%cf%84%ce%b1%ce%b9-%ce%b5%cf%80%ce%b1%ce%bd%ce%b5%ce%be%ce%ad%cf%84%ce%b1/


https://financenews.gr/

 Publication date: 12/12/2023 14:46

 link

Όμιλος ΑΒΑΞ: Έδωσε δυναμικό «παρών» στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
 
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
 
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε
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Χρ. Ιωάννου: Ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί σε εμβληματικά έργα που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη ο πρόεδρος του Ομίλου
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
προέδρου του Ομίλου, Χρήστου Ιωάννου, στη συζήτηση που διεξήχθη, με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια συνάντηση κορυφής για την ελληνική Οικονομία και τις επενδύσεις, ο πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, Χρήστος Ιωάννου, αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επισήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δισ. ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver, ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος, και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που, όπως σημείωσε, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ. ευρώ που ήδη
υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η Γραμμή 4
Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η α΄ φάση υποδομών του Τhe Ellinikon, όπου
ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου Ποσειδώνος. Τέλος, ο
κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του Ιδρύματος Σταύρος
Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Μίλησε, επίσης, για την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και
αναδόχου για την επιτυχή ολοκλήρωση των έργων, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη ανθρώπινου
δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την ανταγωνιστική
σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου.
Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους,
υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη
διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη
αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο για τον πελάτη, όσο και για τον ανάδοχο», σημείωσε ο κ.
Ιωάννου.
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Ομιλος ΑΒΑΞ: Δυναμικό «παρών» στο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link
στη Νέα Υόρκη Ομιλος ΑΒΑΞ: Δυναμικό «παρών» στο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
προέδρου του Ομίλου, Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
Ακολουθήστε το Protagon στο Google News
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Μυρογιάννη από Capital Link: Η Ελλάδα αποτελεί ιδανικό προορισμό για επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
#Enterprise Greece #Capital Link #Επενδύσεις #Ελληνική οικονομία Newsroom 12/12/2023
14:16 ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ
"Οι άριστες επιδόσεις της οικονομίας, η αύξηση του ονομαστικού ΑΕΠ, καθώς και η
γεωπολιτική σταθερότητα και η μετατροπή της χώρας σε ενεργειακό κόμβο, αποτελούν τους
βασικούς παράγοντες ανθεκτικότητας της Ελλάδας" τόνισε η Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας του Υπουργείου Εξωτερικών και Πρόεδρος του ΔΣ
της Enterprise Greece, Μάιρα Μυρογιάννη, κατά τη συμμετοχή της στο 25ο Συνέδριο «Capital
Link Invest in Greece Forum» στη Νέα Υόρκη.
Η κα Μυρογιάννη κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην
Ελλάδα: φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα», αναφέρθηκε στην ανάκτηση από την
Ελλάδα της επενδυτικής βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η
χώρα βρίσκεται σε αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο,
γεγονός που προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές
προοπτικές, δηλαδή εισροές και άμεσες ξένες επενδύσεις. Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια
της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη. Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές
προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι με δεδομένη την επιτυχημένη πορεία της
οικονομικής ανάκαμψης και το φιλο-επενδυτικό περιβάλλον στη χώρα μας η Ελλάδα αποτελεί
έναν ιδανικό προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη
σταθερότητα του φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού
παραδείγματος σε πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Ζανιάς (Eurobank): «Βλέπει» ώθηση στη ζήτηση για δάνεια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων, υπογράμμισε ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, στην ομιλία του στο
συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Οπως είπε ο κ. Ζανιάς, «για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή
Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού
1,1% στην Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια
γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη
2021-2022 κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Eurobank: Ανασυγκρότηση της Επιτροπής Ελέγχου
Αναπτυξιακοί παράγοντες
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Προοπτικές
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Πρωταγωνίστησε η Eurobank
«Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές», σημείωσε ο ίδιος.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος.
Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη με πολλές τραπεζικές γνώσεις και
είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των
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Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με
αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική
κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας
από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις
τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του», κατέληξε ο τραπεζίτης.
Πηγή: ot.gr
Ακολουθήστε το onlarissa.gr στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Ελάτε στην ομάδα μας στο viber για να ενημερώνεστε πρώτοι για τις σημαντικότερες ειδήσεις
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Χρ. Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Απαιτείται επανεξέταση της σχέσης πελάτη και αναδόχου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Οπως σημειώνει η σχετική ανακοίνωση, στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική
Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε
στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό
αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία.
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δισ. ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου.
Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους,
υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη
διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη
αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα): Επιστροφή της Ελλάδας στις επενδυτικές επιλογές
σημαντικών διεθνών φορέων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
#Εθνική Τράπεζα #Capital Link Newsroom 12/12/2023 14:01 ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ
Την επιστροφή της Ελλάδας στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με
μακριπρόθεσμη στόχευση, εξήρε ο κύριος Βασίλειος Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής
Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, στο πλαίσιο της
συμμετοχής του στο πάνελ με θέμα «Large projects transforming Greece» του 25th Annual
Capital Link Invest in Greece Forum.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι
βιώσιμη, σύμφωνα με τον κ. Καραμούζη.
Τα έργα που υλοποιούνται
«Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η οικονομία της χώρας, απαιτείται η
υλοποίηση σημαντικών έργων», επεσήμανε ο κ. Καραμούζης.
Συγκεκριμένα, ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών σε οδικά
δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ.
Στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για
δίκτυα οπτικών ινών και data centers.
Σύμφωνα με τον κ. Καραμούζη στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω
επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός
τουρισμός να διατηρήσει τη δυναμική του.
Ενεργειακή αυτονομία
Επιπρόσθετα, στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία
προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας
ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για
αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού & υγροποιημένου αερίου, καθώς και
έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Περιβάλλον αβεβαιότητας
Ο κ. Καραμούζης ανέφερε χαρακτηριστικά ότι «η εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα
πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων, αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος
ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών αστάθμητων παραγόντων,
συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών κρίσεων».
Βιώσιμη ανάπτυξη
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί μεγάλη εμπειρία,
τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς, στοιχεία που όπως επεσήμανε
ο κ. Καραμούζης, διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της
οικονομική κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η
Τράπεζα επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών
εγχειρημάτων.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία εδώ και 50 χρόνια για την ελληνική οικονομία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Aπό σήμερα προετοιμάζεται ήδη η Intrakat για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας στο 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε στη
Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια συζήτησης με
θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι Άλεξ Φωτακίδης
(CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και Δημήτρης
Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει

https://energypress.gr/news/exarhoy-intrakat-i-kalyteri-sygkyria-edo-kai-50-hronia-gia-tin-elliniki-oikonomia


https://energypress.gr/

 Publication date: 12/12/2023 14:23

 Similar Stats ranking (Greece): 714

 link

σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
 
Το άρθρο O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών» εμφανίστηκε πρώτα
στο Το Χρήμα.
Πηγή: Toxrima.gr
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Ν.Υόρκη: Χατζηδάκης -Σταϊκούρας στο συνέδριο Capital Link – Επενδυτικό ενδιαφέρον
από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η θετική πορεία της ελληνικής οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital
Link που έγινε για μια ακόμη χρόνια στην Νέα Υόρκη παρουσία επιχειρηματιών, τραπεζιτών και
επενδυτών από την Ελλάδα και τις Ηνωμένες Πολιτείες. Η πρόσφατη αναβάθμιση της
επενδυτικής βαθμίδαςκαι η περαιτέρω βελτίωση του επενδυτικού κλίματος δημιουργούν ένα
θετικό περιβάλλον, σύμφωνα με τους ομιλητές και τους συμμετέχοντες.  
Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδακης μίλησε για το μείγμα δημοσιονομικής και
πολιτικής σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα, ένα μείγμα που όπως
τόνισε, είναι όχι μόνο αποτελεσματικό αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές. 
Η κυβέρνηση Μητσοτακη εδώ και 4,5 χρόνια έχει αλλάξει ουσιωδώς το μείγμα οικονομικής
πολιτικής της Ελλάδας συνδυάζοντας την δημοσιονομική σταθερότητα με ένα άνοιγμα στην
επιχειρηματικότητα και στις επενδύσεις, ένα μείγμα που αποδίδει και αυτό φαίνεται ήδη στα
αποτελέσματα της οικονομικής πολιτικής. Από πλευράς ΗΠΑ έχουμε μεγάλες εταιρείες που
έχουν ξεκινήσει και επενδύουν στην Ελλάδα. Το μήνυμα μας γίνεται κατανοητό και θα δούμε
και άλλες επενδύσεις από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα, είπε ο Κωστής Χατζηδάκης.
Η σημερινή εικόνα της ελληνικής οικονομίας είναι αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς εκ μέρους
των πολιτών και της πολιτείας ανέφερε ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος
Σταϊκούρας:
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται. Αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς, πολιτών και πολιτείας αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής αλλά και της υλοποίησης σημαντικών
διαρθρωτικών αλλαγών. Το ίδιο εφαρμόζουμε και στο υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών
έτσι ώστε να υλοποιήσουμε έργα που είναι προς ολοκλήρωση το επόμενο χρονικό διάστημα,
να βρούμε χρηματοδότηση για μια νέα γενιά έργων, να μπορέσουμε να επιδιορθώσουμε
καταστροφές με πιο ανθεκτικά έργα σε περιοχές που επλήγησαν από θεομηνίες, να
μπορέσουμε να ανανεώσουμε τον στόλο των λεωφορείων, να προωθήσουμε την
ηλεκτροκίνηση και να εφαρμόσουμε σχέδια βιώσιμης αστικής κινητικὀτητας».
Στις ευκαιρίες που δημιουργούνται στον τομέα της ενεργειακής μετάβασης και στο μεγάλο
ενδιαφέρον των αμερικανικών επιχειρήσεων αναφέρθηκε ο Υφυπουργός Ενέργειας των
Ηνωμένων Πολιτειών και πρώην πρέσβης στη χώρα μας Τζέφρι Πάγιατ: «Είμαι πολύ
ικανοποιημένος από το επίτευγμα αναβάθμισης της οικονομίας της Ελλάδας, η οποία όπως
ακούσαμε δημιουργεί συγκεκριμένες ευκαιρίες στο τομέα της ενεργειακής μετάβασης. Εχουμε
μεγάλες αμερικανικές εταιρείες όπως AWS, Microsoft, 547 energy, να επενδύουν σε έργα
ανανεώσιμης ενέργειας στην Ελλάδα και το κάνουν με την στήριξη μιας πολύ ισχυρής
πολιτικής εκ μέρους της κυβέρνησης, όπως ακούσαμε απο τους υπουργούς για να προωθηθεί
η πράσινη μετάβαση και να δημιουργηθούν ευκαιρίες για μείωση τιμών προς τους
καταναλωτές».
Ανταπόκριση από την Νέα Υόρκη για την ΕΡΤ: Λένα Αργύρη
Περισσότερα Εδω
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
Πηγή: bankwars.gr
Facebook Twitter Pinterest Email Σχόλια
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
Πηγή: bankwars.gr
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Αλ. Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
'Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ.
"Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του
κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το
αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο" τόνισε. Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα
στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν
το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments,
όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι
ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και μετά την εξαγορά της 'Ακτωρ-, η
κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ, το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ,
ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ. ευρώ, στοιχεία δηλαδή που
τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων κατασκευαστικών εταιρειών στην
Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. "Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν" τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος "Ηρακλής" για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
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των δύο τραπεζικών οργανισμών."Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία "καθαρή" αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη" σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. "Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024" πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. "Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα" είπε. "Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι που
χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε εδώ για
να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι τόσο
σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε να
κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας" δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο - τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
"Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα" κατέληξε.
INTRAKAT
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΕΞΑΡΧΟΥ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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Hatzidakis urges investors from USA to invest in Greece
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Economy and Finance Minister Kostis Hatzidakis urged more investors from the USA to invest
in Greece, in his speech on Monday at the 25th Invest in Greece forum organised by Capital
Link in New York.
The minister outlined the good prospects of the Greek economy, noting the spectacular
increase in exports and direct foreign investments and the higher growth in comparison with
the rest of the eurozone, at a rate that is expected to continue in the coming years.
According to Hatzidakis, “in Greece today ….we have a unique opportunity; on one hand we
have the right blend of economic policy that brings results and, on the other hand, we have
political stability and a clear mandate to change the country. We are determined to succeed in
this historic mission”.
Among those present during the minister’s speech at the forum were the former US
Ambassador to Greece and current Assistant Secretary of State for Energy Resources
Geoffrey Pyatt and the billionaire and major investor John Paulson. Hatzidakis also had a
series of meetings with senior executives from investment banks and investment funds.
Specifically, the minister discussed the prospects of the Greek economy and energy issues
with Pyatt. He also met with representatives of the firms Nomura, Morgan Stanley, Lazard
Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital
Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital and Barclays.
Members of the Greek delegation included Infrastructure and Transport Minister Christos
Staikouras, Environment and Energy Theodoros Skylakakis, Alternate Economy Minister Nikos
Papathanassis and the head of Public Dept Management Agency Dimitris Tsakonas.
In the context of the forum, Hatzidakis granted an interview to CNN journalist Richard Quest,
underlining the good prospects of the Greek economy and the dynamic recovery of tourism
that make Greece the “positive surprise” of Europe.
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Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Ο όμιλος πρωτοστατεί στην ανάπτυξη εμβληματικών έργων που θα
προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
Πηγή: bankwars.gr
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Νέα Υόρκη: Με μεγάλη επιτυχία έγινε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in
Greece
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με την κοινή παραδοχή ότι η Ελλάδα έχει διανύσει μακρύ δρόμο την τελευταία τετραετία
ολοκληρώθηκε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in Greece στη Νέα Υόρκη.
Το συνέδριο που αισίως έκλεισε ένα τέταρτο του αιώνα, αναφέρθηκε σε μια χώρα που καμία
σχέση δεν έχει πια με αυτό που ήταν λίγα χρόνια νωρίτερα καθώς είναι πλέον «ορατή» στις
ξένες αγορές και τους διεθνείς επενδυτές
«Το μήνυμα μας, το μήνυμα που στέλνει η Ελλάδα θα περάσει περισσότερο, θα έρθουν και
άλλες επενδύσεις στη χώρα μας, και αυτό είναι θετικό νέο, πρωτίστως για τους εργαζόμενους
και τους άνεργους στην Ελλάδα που θα βρουν νέες και καλύτερες δουλειές», υπογράμμισε ο
υπουργός Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης.
Ο κύριος Πάιατ, πρώην πρέσβης των Ηνωμένων πολιτειών στην Ελλάδα και νυν υφυπουργός
Εξωτερικών για θέματα ενέργειας αναφέρθηκε στο θετικό αποτύπωμα της επίσκεψης Ερντογάν
στην Αθήνα.
«Είμαι φυσικά πολύ χαρούμενος για το θετικό αποτύπωμα της επίσκεψης του προέδρου
Ερντογάν στην επίσκεψη του στην Αθήνα και τα θετικά μηνύματα που δημιουργούν
αυτοπεποίθηση αλλά και οικονομικές ευκαιρίες, πιστεύω είναι πολύ σημαντικό επίσης να
θυμόμαστε ότι υπάρχει ήδη μεγάλη συνεργασία που συνεχίζεται κάθε μέρα μεταξύ Ελλάδας και
Τουρκίας μέσω της συνδρομής του νότιου διαδρόμου φυσικού αερίου», υπογράμμισε ο Τζέφρι
Πάιατ.
Τα πάνελ του συνεδρίου ήταν πολυάριθμα και πολυθεματικά, αλλά με κοινό παρανομαστή την
ανάγκη για επιτάχυνση των επενδύσεων στην Ελλάδα, ώστε να επιτευχθεί βιώσιμη ανάπτυξη.
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται, αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλείας πολιτών και πολιτείας, αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής, άλλα και μιας υλοποίησης σημαντικών
αλλαγών», δήλωσε ο Χρήστος Σταϊκούρας.
Η φετινή συμμετοχή ξεπέρασε κάθε προηγούμενο, καθώς τις εργασίες του παρακολούθησαν
πάνω από 1.000 άτομα, τόσο από την Ελλάδα, όσο και από την Αμερική.
Χορηγός επικοινωνίας ήταν η Alter Ego Media.
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Ν.Υόρκη: Χατζηδάκης -Σταϊκούρας στο συνέδριο Capital Link – Επενδυτικό ενδιαφέρον
από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η θετική πορεία της ελληνικής οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital
Link που έγινε για μια ακόμη χρόνια στην Νέα Υόρκη παρουσία επιχειρηματιών, τραπεζιτών και
επενδυτών από την Ελλάδα και τις Ηνωμένες Πολιτείες. Η πρόσφατη αναβάθμιση της
επενδυτικής βαθμίδαςκαι η περαιτέρω βελτίωση του επενδυτικού κλίματος δημιουργούν ένα
θετικό περιβάλλον, σύμφωνα με τους ομιλητές και τους συμμετέχοντες.  
Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδακης μίλησε για το μείγμα δημοσιονομικής και
πολιτικής σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα, ένα μείγμα που όπως
τόνισε, είναι όχι μόνο αποτελεσματικό αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές. 
Η κυβέρνηση Μητσοτακη εδώ και 4,5 χρόνια έχει αλλάξει ουσιωδώς το μείγμα οικονομικής
πολιτικής της Ελλάδας συνδυάζοντας την δημοσιονομική σταθερότητα με ένα άνοιγμα στην
επιχειρηματικότητα και στις επενδύσεις, ένα μείγμα που αποδίδει και αυτό φαίνεται ήδη στα
αποτελέσματα της οικονομικής πολιτικής. Από πλευράς ΗΠΑ έχουμε μεγάλες εταιρείες που
έχουν ξεκινήσει και επενδύουν στην Ελλάδα. Το μήνυμα μας γίνεται κατανοητό και θα δούμε
και άλλες επενδύσεις από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα, είπε ο Κωστής Χατζηδάκης.
Η σημερινή εικόνα της ελληνικής οικονομίας είναι αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς εκ μέρους
των πολιτών και της πολιτείας ανέφερε ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος
Σταϊκούρας:
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται. Αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς, πολιτών και πολιτείας αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής αλλά και της υλοποίησης σημαντικών
διαρθρωτικών αλλαγών. Το ίδιο εφαρμόζουμε και στο υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών
έτσι ώστε να υλοποιήσουμε έργα που είναι προς ολοκλήρωση το επόμενο χρονικό διάστημα,
να βρούμε χρηματοδότηση για μια νέα γενιά έργων, να μπορέσουμε να επιδιορθώσουμε
καταστροφές με πιο ανθεκτικά έργα σε περιοχές που επλήγησαν από θεομηνίες, να
μπορέσουμε να ανανεώσουμε τον στόλο των λεωφορείων, να προωθήσουμε την
ηλεκτροκίνηση και να εφαρμόσουμε σχέδια βιώσιμης αστικής κινητικὀτητας».
Στις ευκαιρίες που δημιουργούνται στον τομέα της ενεργειακής μετάβασης και στο μεγάλο
ενδιαφέρον των αμερικανικών επιχειρήσεων αναφέρθηκε ο Υφυπουργός Ενέργειας των
Ηνωμένων Πολιτειών και πρώην πρέσβης στη χώρα μας Τζέφρι Πάγιατ: «Είμαι πολύ
ικανοποιημένος από το επίτευγμα αναβάθμισης της οικονομίας της Ελλάδας, η οποία όπως
ακούσαμε δημιουργεί συγκεκριμένες ευκαιρίες στο τομέα της ενεργειακής μετάβασης. Εχουμε
μεγάλες αμερικανικές εταιρείες όπως AWS, Microsoft, 547 energy, να επενδύουν σε έργα
ανανεώσιμης ενέργειας στην Ελλάδα και το κάνουν με την στήριξη μιας πολύ ισχυρής
πολιτικής εκ μέρους της κυβέρνησης, όπως ακούσαμε απο τους υπουργούς για να προωθηθεί
η πράσινη μετάβαση και να δημιουργηθούν ευκαιρίες για μείωση τιμών προς τους
καταναλωτές».
Ανταπόκριση από την Νέα Υόρκη για την ΕΡΤ: Λένα Αργύρη

https://www.ertnews.gr/eidiseis/oikonomia/20231212-2/


https://www.olatanea.gr/

 Publication date: 12/12/2023 13:57

 Similar Stats ranking (Greece): 50494

 link

Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital
Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Πηγή: bankwars.gr
Facebook Twitter Pinterest Email Σχόλια
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Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχoυν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου
Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί, προετοιμάζεται
ήδη από τώρα η Intrakat, σύμφωνα με τον αντιπρόεδρο του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της
Intrakat, Αλέξανδρο Εξάρχου.
Σύμφωνα με τον κ. Εξάρχου, η εταιρεία στοχεύει σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της
Ρουμανίας, στην εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των
Παραχωρήσεων και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ, ώστε να διασφαλιστούν νέες
πηγές εσόδων για το μέλλον.
Μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη από την
Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη
συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του
ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το
υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6 δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του
ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ.
«Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του
κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το
αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα
στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν
το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments,
όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι
ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και μετά την εξαγορά της ‘Ακτωρ-, η
κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ, το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ,
ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ. ευρώ, στοιχεία δηλαδή που
τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων κατασκευαστικών εταιρειών στην
Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της
Thrivest Holdings) αναφέρθηκε εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του
ελληνικού τραπεζικού συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη
συνένωση δυνάμεων μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας.
Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού,
που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και
ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα
δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί.
Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η
Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica
Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την
ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό
στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
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υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα.
Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα
προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο
τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. Όπως τόνισε,
υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε.
«Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι που χρειάζεται η
ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε εδώ για να μείνουμε.
Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι τόσο σημαντικό όσο
το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε να κάνουμε και στις
δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική
κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
«Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα» κατέληξε.
Source link
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.  
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα. 
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. 
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών. 
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. 
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε. 
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.   
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Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις
επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα», τόνισε ο επικεφαλής της εταιρείας.
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
‘Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της ‘Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
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των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο – τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Χατζηδάκης- Σταϊκούρας στο συνέδριο Capital Link- Επενδυτικό ενδιαφέρον από τις
ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η θετική πορεία της ελληνικής οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital
Link
Η θετική πορεία της ελληνικής οικονομίας κυριάρχησε στο 25ο επενδυτικό συνέδριο Capital
Link. Το συνέδριο πραγματοποιήθηκε στη Νέα Υόρκη παρουσία επιχειρηματιών, τραπεζιτών
και επενδυτών από την Ελλάδα και τις Ηνωμένες Πολιτείες. Η πρόσφατη αναβάθμιση της
επενδυτικής βαθμίδας και η περαιτέρω βελτίωση του επενδυτικού κλίματος δημιουργούν ένα
θετικό περιβάλλον, σύμφωνα με τους ομιλητές και τους συμμετέχοντες.
Ο υπουργός οικονομίας Κωστής Χατζηδακης μίλησε για το μείγμα δημοσιονομικής και
πολιτικής σταθερότητας με παράλληλο άνοιγμα στην επιχειρηματικότητα,το οποίο σύμφωνα με
τον ίδιον, είναι όχι μόνο αποτελεσματικό αλλά και ελκυστικό για τους επενδυτές.
Ο κ. Χατζηδάκης τόνισε:
«Η κυβέρνηση Μητσοτακη εδώ και 4,5 χρόνια έχει αλλάξει ουσιωδώς το μείγμα οικονομικής
πολιτικής της Ελλάδας συνδυάζοντας την δημοσιονομική σταθερότητα με ένα άνοιγμα στην
επιχειρηματικότητα και στις επενδύσεις, ένα μείγμα που αποδίδει και αυτό φαίνεται ήδη στα
αποτελέσματα της οικονομικής πολιτικής. Από πλευράς ΗΠΑ έχουμε μεγάλες εταιρείες που
έχουν ξεκινήσει και επενδύουν στην Ελλάδα. Το μήνυμα μας γίνεται κατανοητό και θα δούμε
και άλλες επενδύσεις από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα»
Χρ. Σταϊκούρας: Στόχος η ανεύρεση χρηματοδότησης για νέα έργα υποδομών
Η σημερινή εικόνα της ελληνικής οικονομίας είναι αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς εκ μέρους
των πολιτών και της πολιτείας ανέφερε ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος
Σταϊκούρας:
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται. Αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς, πολιτών και πολιτείας αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής αλλά και της υλοποίησης σημαντικών
διαρθρωτικών αλλαγών. Το ίδιο εφαρμόζουμε και στο υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών
έτσι ώστε να υλοποιήσουμε έργα που είναι προς ολοκλήρωση το επόμενο χρονικό διάστημα,
να βρούμε χρηματοδότηση για μια νέα γενιά έργων, να μπορέσουμε να επιδιορθώσουμε
καταστροφές με πιο ανθεκτικά έργα σε περιοχές που επλήγησαν από θεομηνίες, να
μπορέσουμε να ανανεώσουμε τον στόλο των λεωφορείων, να προωθήσουμε την
ηλεκτροκίνηση και να εφαρμόσουμε σχέδια βιώσιμης αστικής κινητικὀτητας».
Τζ. Πάγιατ: Επενδυτικό ενδιαφέρον στην ενεργειακή μετάβαση
Στις ευκαιρίες που δημιουργούνται στον τομέα της ενεργειακής μετάβασης και στο μεγάλο
ενδιαφέρον των αμερικανικών επιχειρήσεων αναφέρθηκε ο Υφυπουργός Ενέργειας των
Ηνωμένων Πολιτειών και πρώην πρέσβης στη χώρα μας Τζέφρι Πάγιατ: «Είμαι πολύ
ικανοποιημένος από το επίτευγμα αναβάθμισης της οικονομίας της Ελλάδας, η οποία όπως
ακούσαμε δημιουργεί συγκεκριμένες ευκαιρίες στο τομέα της ενεργειακής μετάβασης. Εχουμε
μεγάλες αμερικανικές εταιρείες όπως AWS, Microsoft, 547 energy, να επενδύουν σε έργα
ανανεώσιμης ενέργειας στην Ελλάδα και το κάνουν με την στήριξη μιας πολύ ισχυρής
πολιτικής εκ μέρους της κυβέρνησης, όπως ακούσαμε απο τους υπουργούς για να προωθηθεί
η πράσινη μετάβαση και να δημιουργηθούν ευκαιρίες για μείωση τιμών προς τους
καταναλωτές».
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Voria.gr
12/12/2023
13:39
Ο διευθύνων σύμβουλος της εταιρείας εξήγησε ότι η Intrakat θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε
σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά
1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024
Tο γεγονός πως «η Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς,
όταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του
κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην
αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και
των Παραχωρήσεων και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες
πηγές εσόδων για το μέλλον», επισήμανε ο αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος
της Intrakat, κ. Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που
συνδιοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη
διάρκεια συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν,
επίσης, οι Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος
(RWE) και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου
Κατσάμπα (Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα. 
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. 
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«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών. 
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. 
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε. 
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.   
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Β. Kαραμούζης (ΕΤΕ): Για να συνεχίσει την ανοδική πορεία η ελληνική οικονομία
απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων» είπε μεταξύ άλλων ο Γενικός
Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, Β.
Καραμούζης, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Μετά τον Κάρολο, Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν γραβάτες με την ελληνική σημαία!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μετά τον Κάρολο, Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν γραβάτες με την ελληνική σημαία!
Οι δύο υπουργοί συμμετέχουν στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη
Νέα Υόρκη
Με τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης πραγματοποιείται στη
Νέα Υόρκη
το 25ο ετήσιο Forum
«Invest in Greece»
του
Capital Link
.
Ανάμεσά τους ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ
στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ οι οποίοι εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό φακό φορώντας
και οι δύο γραβάτα με την ελληνική σημαία.
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλεψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια,
να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
Δείτε την ανάρτηση
Great conversation with Minister about government support for Greece’s renewable energy
growth. Greece ????????has become a renewables model for Europe. Congratulations on
investment grade debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
— Assistant Secretary Geoffrey Pyatt (@AsstSecENR) December 11, 2023
Ειδήσεις σήμερα
Ανοίγουν ξανά όλοι οι φάκελοι με τις επιθέσεις των χούλιγκαν
«Ξεψύχησε στην αγκαλιά του γιου της»: Συγκλονίζει ο πρώην σύζυγος της 50χρονης που
κατασπάραξαν τα σκυλιά
Ήταν η Κάλλας κατάσκοπος των Βρετανών στην Αθήνα της Κατοχής;
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Νέα Υόρκη: Με μεγάλη επιτυχία έγινε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in
Greece
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Capital Link διοργάνωσε με μεγάλη επιτυχία το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in
Greece. Tο φόρουμ του Capital Link αποτελεί μια διεθνή Σύνοδο Κορυφής για την Ελλάδα που
πραγματοποιείται κάθε χρόνο στη Νέα Υόρκη που διοργανώνεται σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, τον Όμιλο Χρηματιστηρίου Αθηνών και μεγάλες Παγκοσμίως
Επενδυτικές Τράπεζες.
Με την κοινή παραδοχή ότι η Ελλάδα έχει διανύσει μακρύ δρόμο την τελευταία τετραετία
ολοκληρώθηκε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in Greece στη Νέα Υόρκη.
Το συνέδριο που αισίως έκλεισε ένα τέταρτο του αιώνα, αναφέρθηκε σε μια χώρα που καμία
σχέση δεν έχει πια με αυτό που ήταν λίγα χρόνια νωρίτερα καθώς είναι πλέον «ορατή» στις
ξένες αγορές και τους διεθνείς επενδυτές
«Το μήνυμα μας, το μήνυμα που στέλνει η Ελλάδα θα περάσει περισσότερο, θα έρθουν και
άλλες επενδύσεις στη χώρα μας, και αυτό είναι θετικό νέο, πρωτίστως για τους εργαζόμενους
και τους άνεργους στην Ελλάδα που θα βρουν νέες και καλύτερες δουλειές», υπογράμμισε ο
υπουργός Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης.
Ο κύριος Πάιατ, πρώην πρέσβης των Ηνωμένων πολιτειών στην Ελλάδα και νυν υφυπουργός
Εξωτερικών για θέματα ενέργειας αναφέρθηκε στο θετικό αποτύπωμα της επίσκεψης Ερντογάν
στην Αθήνα.
«Είμαι φυσικά πολύ χαρούμενος για το θετικό αποτύπωμα της επίσκεψης του προέδρου
Ερντογάν στην επίσκεψη του στην Αθήνα και τα θετικά μηνύματα που δημιουργούν
αυτοπεποίθηση αλλά και οικονομικές ευκαιρίες, πιστεύω είναι πολύ σημαντικό επίσης να
θυμόμαστε ότι υπάρχει ήδη μεγάλη συνεργασία που συνεχίζεται κάθε μέρα μεταξύ Ελλάδας και
Τουρκίας μέσω της συνδρομής του νότιου διαδρόμου φυσικού αερίου», υπογράμμισε ο Τζέφρι
Πάιατ.
Τα πάνελ του συνεδρίου ήταν πολυάριθμα και πολυθεματικά, αλλά με κοινό παρανομαστή την
ανάγκη για επιτάχυνση των επενδύσεων στην Ελλάδα, ώστε να επιτευχθεί βιώσιμη ανάπτυξη.
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται, αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλείας πολιτών και πολιτείας, αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής, άλλα και μιας υλοποίησης σημαντικών
αλλαγών», δήλωσε ο Χρήστος Σταϊκούρας.
Η φετινή συμμετοχή ξεπέρασε κάθε προηγούμενο, καθώς τις εργασίες του παρακολούθησαν
πάνω από 1.000 άτομα, τόσο από την Ελλάδα, όσο και από την Αμερική.
Χορηγός επικοινωνίας ήταν η Alter Ego Media.
TAGS:
Capital LinkFORUMMEGAMEGA ΓΕΓΟΝΟΤΑΝΕΑ ΥΟΡΚΗ
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Β. Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα) από Capital Link: Επιστροφή της Ελλάδας στις
επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM IEFIMERIDA.GR
12/12/2023  13:09
Την επιστροφή της Ελλάδας στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών φορέων με
μακριπρόθεσμη στόχευση, εξήρε ο κύριος Βασίλειος Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής
Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, στο πλαίσιο της
συμμετοχής του στο πάνελ με θέμα «Large projects transforming Greece» του 25th Annual
Capital Link Invest in Greece Forum.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι
βιώσιμη, σύμφωνα με τον κ. Καραμούζη.
Τα έργα που υλοποιούνται
« Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η οικονομία της χώρας, απαιτείται η
υλοποίηση σημαντικών έργων», επεσήμανε ο κ. Καραμούζης.
Συγκεκριμένα, ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών σε οδικά
δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ.
Στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για
δίκτυα οπτικών ινών και data centers.
Σύμφωνα με τον κ. Καραμούζη στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω
επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός
τουρισμός να διατηρήσει τη δυναμική του.
Ενεργειακή αυτονομία
Επιπρόσθετα, στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία
προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας
ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για
αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού & υγροποιημένου αερίου, καθώς και
έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Περιβάλλον αβεβαιότητας
Ο κ. Καραμούζης ανέφερε χαρακτηριστικά ότι «η εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα
πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων, αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος
ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών αστάθμητων παραγόντων,
συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών κρίσεων».
Βιώσιμη ανάπτυξη
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί μεγάλη εμπειρία,
τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς, στοιχεία που όπως επεσήμανε
ο κ. Καραμούζης, διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της
οικονομική κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η
Τράπεζα επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών
εγχειρημάτων.
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Νέα Υόρκη: Με μεγάλη επιτυχία έγινε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in
Greece
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με την κοινή παραδοχή ότι η Ελλάδα έχει διανύσει μακρύ δρόμο την τελευταία τετραετία
ολοκληρώθηκε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in Greece στη Νέα Υόρκη.
Το συνέδριο που αισίως έκλεισε ένα τέταρτο του αιώνα, αναφέρθηκε σε μια χώρα που καμία
σχέση δεν έχει πια με αυτό που ήταν λίγα χρόνια νωρίτερα καθώς είναι πλέον «ορατή» στις
ξένες αγορές και τους διεθνείς επενδυτές
«Το μήνυμα μας, το μήνυμα που στέλνει η Ελλάδα θα περάσει περισσότερο, θα έρθουν και
άλλες επενδύσεις στη χώρα μας, και αυτό είναι θετικό νέο, πρωτίστως για τους εργαζόμενους
και τους άνεργους στην Ελλάδα που θα βρουν νέες και καλύτερες δουλειές», υπογράμμισε ο
υπουργός Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης.
Ο κύριος Πάιατ, πρώην πρέσβης των Ηνωμένων πολιτειών στην Ελλάδα και νυν υφυπουργός
Εξωτερικών για θέματα ενέργειας αναφέρθηκε στο θετικό αποτύπωμα της επίσκεψης Ερντογάν
στην Αθήνα.
«Είμαι φυσικά πολύ χαρούμενος για το θετικό αποτύπωμα της επίσκεψης του προέδρου
Ερντογάν στην επίσκεψη του στην Αθήνα και τα θετικά μηνύματα που δημιουργούν
αυτοπεποίθηση αλλά και οικονομικές ευκαιρίες, πιστεύω είναι πολύ σημαντικό επίσης να
θυμόμαστε ότι υπάρχει ήδη μεγάλη συνεργασία που συνεχίζεται κάθε μέρα μεταξύ Ελλάδας και
Τουρκίας μέσω της συνδρομής του νότιου διαδρόμου φυσικού αερίου», υπογράμμισε ο Τζέφρι
Πάιατ.
Τα πάνελ του συνεδρίου ήταν πολυάριθμα και πολυθεματικά, αλλά με κοινό παρανομαστή την
ανάγκη για επιτάχυνση των επενδύσεων στην Ελλάδα, ώστε να επιτευχθεί βιώσιμη ανάπτυξη.
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται, αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλείας πολιτών και πολιτείας, αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής, άλλα και μιας υλοποίησης σημαντικών
αλλαγών», δήλωσε ο Χρήστος Σταϊκούρας.
Η φετινή συμμετοχή ξεπέρασε κάθε προηγούμενο, καθώς τις εργασίες του παρακολούθησαν
πάνω από 1.000 άτομα, τόσο από την Ελλάδα, όσο και από την Αμερική.
Χορηγός επικοινωνίας ήταν η Alter Ego Media.

https://adieksodos.gr/nea-yorki-me-megali-epitychia-egine-to-25o-etisio-foroum-capital-link-invest-in-greece/


http://www.imerisia.gr/

 Publication date: 12/12/2023 13:41

 Similar Stats ranking (Greece): 517

 link

Αλ. Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης,
αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το
οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6 δισ. ευρώ
H Intrakat προετοιμάζεται για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα
έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί,
στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση
περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ
ώστε να διασφαλιστούν νέα έσοδα για το μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Το ανεκτέλεστο θα ξεπεράσει τα 6 δισ. 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ.
Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην
ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. 
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο.
Υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και μετά την εξαγορά της
Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ, το ανεκτέλεστο τα 5
δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ. ευρώ, στοιχεία δηλαδή
που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων κατασκευαστικών εταιρειών
στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας.
Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού,
που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και
ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα
δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
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πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους.
Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη
θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων
ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο
τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν.
Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων,
τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε
ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις
Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι
δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε.
«Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι που χρειάζεται η
ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε εδώ για να μείνουμε.
Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι τόσο σημαντικό όσο
το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε να κάνουμε και στις
δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
«Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα» κατέληξε. 
Ακολούθησε την Ημερησία στο Google News!
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Χρ. Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Απαιτείται επανεξέταση της σχέσης πελάτη και αναδόχου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η έλλειψη ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν
την ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου, επεσήμανε ο Χρήστος Ιωάννου στο
συνέδριο της Capital Link.
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες». Οπως
σημειώνει η σχετική ανακοίνωση, στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία
και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην
πρόοδο, στον σχεδιασμό και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό
αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία.
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δισ. ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο». Ο κ. Ιωάννου
αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική παρουσία
και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η Mintia
Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η κατασκευή της
Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370 εκατ., μήκους
13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ- Μυτιληναίος και η κατασκευή του
οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.). Projects που όπως
σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ. ευρώ που ήδη υλοποιεί
η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η Γραμμή 4 Άλσος
Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe Ellinikon, όπου ο
Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ.
Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος
(προϋπολογισμού €443 εκατ.). Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ
πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ.
Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην
εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου.
Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους ,
υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη
διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη
αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Νέα Υόρκη: Με μεγάλη επιτυχία έγινε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in
Greece
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με την κοινή παραδοχή ότι η Ελλάδα έχει διανύσει μακρύ δρόμο την τελευταία τετραετία
ολοκληρώθηκε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in Greece στη Νέα Υόρκη.
Το συνέδριο που αισίως έκλεισε ένα τέταρτο του αιώνα, αναφέρθηκε σε μια χώρα που καμία
σχέση δεν έχει πια με αυτό που ήταν λίγα χρόνια νωρίτερα καθώς είναι πλέον «ορατή» στις
ξένες αγορές και τους διεθνείς επενδυτές
«Το μήνυμα μας, το μήνυμα που στέλνει η Ελλάδα θα περάσει περισσότερο, θα έρθουν και
άλλες επενδύσεις στη χώρα μας, και αυτό είναι θετικό νέο, πρωτίστως για τους εργαζόμενους
και τους άνεργους στην Ελλάδα που θα βρουν νέες και καλύτερες δουλειές», υπογράμμισε ο
υπουργός Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης.
Ο κύριος Πάιατ, πρώην πρέσβης των Ηνωμένων πολιτειών στην Ελλάδα και νυν υφυπουργός
Εξωτερικών για θέματα ενέργειας αναφέρθηκε στο θετικό αποτύπωμα της επίσκεψης Ερντογάν
στην Αθήνα.
«Είμαι φυσικά πολύ χαρούμενος για το θετικό αποτύπωμα της επίσκεψης του προέδρου
Ερντογάν στην επίσκεψη του στην Αθήνα και τα θετικά μηνύματα που δημιουργούν
αυτοπεποίθηση αλλά και οικονομικές ευκαιρίες, πιστεύω είναι πολύ σημαντικό επίσης να
θυμόμαστε ότι υπάρχει ήδη μεγάλη συνεργασία που συνεχίζεται κάθε μέρα μεταξύ Ελλάδας και
Τουρκίας μέσω της συνδρομής του νότιου διαδρόμου φυσικού αερίου», υπογράμμισε ο Τζέφρι
Πάιατ.
Τα πάνελ του συνεδρίου ήταν πολυάριθμα και πολυθεματικά, αλλά με κοινό παρανομαστή την
ανάγκη για επιτάχυνση των επενδύσεων στην Ελλάδα, ώστε να επιτευχθεί βιώσιμη ανάπτυξη.
«Η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται, αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται, αυτό είναι το
αποτέλεσμα σκληρής δουλείας πολιτών και πολιτείας, αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία
χρόνια μιας συνετούς δημοσιονομικής πολιτικής, άλλα και μιας υλοποίησης σημαντικών
αλλαγών», δήλωσε ο Χρήστος Σταϊκούρας.
Η φετινή συμμετοχή ξεπέρασε κάθε προηγούμενο, καθώς τις εργασίες του παρακολούθησαν
πάνω από 1.000 άτομα, τόσο από την Ελλάδα, όσο και από την Αμερική.
Χορηγός επικοινωνίας ήταν η Alter Ego Media.
Για άρθρα που αναδημοσιεύονται και αναγράφεται η πηγή τους, ουδεμία ευθύνη φέρει το
agrinio24.gr, καθώς απηχούν αποκλειστικά τις απόψεις των συντακτών τους και δεν
δεσμεύουν καθ’ οιονδήποτε τρόπο την ιστοσελίδα.
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: “Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών”
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές.
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.  
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα. 
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. 
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
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επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών. 
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. 
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε. 
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.   
Ακολουθήστε το dikastiko.gr στο Google News και δείτε πρώτοι όλες τις
ειδήσεις
Διαβάστε όλες τις τελευταίες ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο στο dikastiko.gr
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Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχoυν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου
Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί, προετοιμάζεται
ήδη από τώρα η Intrakat, σύμφωνα με τον αντιπρόεδρο του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της
Intrakat, Αλέξανδρο Εξάρχου.
Σύμφωνα με τον κ. Εξάρχου, η εταιρεία στοχεύει σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της
Ρουμανίας, στην εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των
Παραχωρήσεων και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ, ώστε να διασφαλιστούν νέες
πηγές εσόδων για το μέλλον.
Μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη από την
Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη
συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του
ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το
υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6 δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του
ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ.
«Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του
κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το
αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα
στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν
το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments,
όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι
ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και μετά την εξαγορά της 'Ακτωρ-, η
κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ, το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ,
ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ. ευρώ, στοιχεία δηλαδή που
τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων κατασκευαστικών εταιρειών στην
Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της
Thrivest Holdings) αναφέρθηκε εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του
ελληνικού τραπεζικού συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη
συνένωση δυνάμεων μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας.
Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού,
που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και
ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα
δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί.
Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η
Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica
Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την
ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό
στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
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υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία "καθαρή" αλλά και ισχυρή τράπεζα.
Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα
προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο
τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. Όπως τόνισε,
υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε.
«Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι που χρειάζεται η
ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε εδώ για να μείνουμε.
Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι τόσο σημαντικό όσο
το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε να κάνουμε και στις
δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική
κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο -
τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
«Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα» κατέληξε.
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Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
 Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της 'Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που

https://tomanifesto.gr/exarchoy-intrakat-h-kalyteri-sygkyria-ta-teleytaia-50-chronia-stin-ellada-160582


https://tomanifesto.gr/

 Publication date: 12/12/2023 13:35

 Similar Stats ranking (Greece): 2359

 link

αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία "καθαρή" αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο - τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Ενέργεια, Μετρό Θεσσαλονίκης, Ρουμανία: Το τρίπτυχο ανάπτυξης του Ομίλου Intrakat -
Τι αποκάλυψε ο Εξάρχου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Νίκος Φορτούνης
Η Intrakat εντατικοποιεί τις εργασίες στο Μετρό Θεσσαλονίκης, ισχυροποιεί τη θέση της στη
Ρουµανία µε νέες επενδύσεις και ανακοινώνει συµφωνία στην αγορά ενέργειας - Τι είπε ο
Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος του Ομίλου, Αλέξανδρος Εξάρχου
Η περαιτέρω ενδυνάµωση του οµίλου στον χώρο της ενέργειας
µε µια συµφωνία η οποία θα ανακοινωθεί εντός των προσεχών ηµερών, η εντατικοποίηση των
εργασιών στο Μετρό Θεσσαλονίκης για την έγκαιρη παράδοση του έργου και η ισχυροποίηση
της θέσης του στην αγορά της Ρουµανίας αποτελούν τους βασικούς στόχους του Οµίλου
Intrakat.
Τις επόµενες κινήσεις σε Ελλάδα και Ρουµανία ανέλυσε ο αντιπρόεδρος και διευθύνων
σύµβουλος της Intrakat, Αλέξανδρος Εξάρχου, σε ενηµερωτική εκδήλωση, προαναγγέλλοντας
ότι η εταιρεία θα προχωρήσει σε νέα συµφωνία πριν από τα τέλη του τρέχοντος έτους.
Διαβάστε ακόμη: Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών
Εξάρχου: Εντατικοποιούνται τα έργα για το Μετρό Θεσσαλονίκης, ξεκινούν τα δοκιμαστικά
δρομολόγια
Για το Μετρό της Θεσσαλονίκης ο κ. Εξάρχου υπογράµµισε ότι εντατικοποιούνται τα έργα και
πλέον το βάρος πέφτει στα ηλεκτροµηχανολογικά συστήµατα, ώστε να ξεκινήσουν το επόµενο
διάστηµα τα δοκιµαστικά δροµολόγια.
«Κάναµε τις παραγγελίες των ηλεκτροµηχανολογικών, πληρώσαµε και τώρα περνάµε στο
στάδιο της εγκατάστασης», είπε χαρακτηριστικά. Μόλις ολοκληρωθεί ο κύκλος των
ηλεκτροµηχανολογικών, θα ξεκινήσουν τα δοκιµαστικά δροµολόγια µε όλα τα συστήµατα σε
λειτουργία, κάτι που θα σηµάνει και την αντίστροφη µέτρηση για την εµπορική λειτουργία του.
Εκτίµησε, δε, ότι µέσα στον επόµενο Νοέµβριο το Μετρό Θεσσαλονίκης θα κόβει εισιτήρια.
Αξίζει να επισηµανθεί πως λίγες ώρες µετά και την ολοκλήρωση της εξαγοράς της ΑΚΤΩΡ από
την Intrakat, ο κ. Εξάρχου επισκέφθηκε τη συµπρωτεύουσα, προκειµένου να ενηµερωθεί για
την κατάσταση του έργου και να επιταχυνθούν οι εργασίες αποπεράτωσης του Μετρό
Θεσσαλονίκης, ώστε αυτό να τεθεί σε τροχιά ολοκλήρωσης και να παραδοθεί εγκαίρως στο
ελληνικό ∆ηµόσιο.
85 εκατ. ευρώ στην ΑΚΤΩΡ ως ένεση ρευστότητας από την Intrakat
Ο Οµιλος Intrakat , όπως αποκάλυψε ο αντιπρόεδρος και διευθύνων σύµβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, παρείχε ρευστότητα ζωτικών κεφαλαίων, ύψους 85 εκατ. ευρώ, στην
ΑΚΤΩΡ µετά την εξαγορά , προκειµένου να καλυφθούν οµαλά όλες οι τρέχουσες υποχρεώσεις
της εταιρείας. Είναι ένα ποσό που είχε ήδη προ εκτιµηθεί και πρόκειται να ανακτη θεί πλήρως
από τον όµιλο.
Προτεραιότητα η ανάπτυξη στη Ρουμανία
Η ανάπτυξη στη Ρουµανία, µε στόχο να διευρύνει περαιτέρω την ισχυρή παρουσία που έχει
ήδη στη γειτονική αγορά µέσω της ΑΚΤΩΡ, αποτελεί προτεραιότητα για τη διοίκηση της
Intrakat, όπως είπε ο κ. Εξάρχου .
Σήµερα το ανεκτέλεστο υπόλοιπο του οµίλου στη Ρουµανία είναι 1,2 δισ. ευρώ και, όπως
σηµείωσε, στόχος είναι να φτάσει τα 2,5 δισ. ευρώ τα επόµενα τρία χρόνια. Παράλληλα, τόνισε
ότι η Ρουµανία είναι η µόνη αγορά των Βαλκανίων που ενδιαφέρει τον όµιλο και σχεδιάζει να
αναπτυχθεί εκεί και στις Ανανεώσιµες Πηγές Ενέργειας (ΑΠΕ) . Μάλιστα, σηµείωσε ότι το
πρώτο εξάµηνο του 2024 αναµένεται να προχωρήσει στην πρώτη σηµαντική εξαγορά αδειών
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για αιολικά πάρκα σε συνεργασία µε στρατηγικό επενδυτή.
«Μιλάµε µε στρατηγικούς επενδυτές και θεωρώ ότι το επόµενο εξάµηνο θα προχωρήσουµε σε
εξαγορές αδειών», ανέφερε. Ο όµιλος κατασκευών, ο οποίος διείσδυσε στη γειτονική χώρα
µέσω της εξαγοράς της ΑΚΤΩΡ, επιδιώκει να αναπτύξει ισχυρότερη παρουσία και στον τοµέα
των έργων υποδοµής, έχοντας ήδη στο ενεργητικό του µεγάλες συµβάσεις σε οδικά και
σιδηροδροµικά έργα.
Εξάρχου για Ανανεώσιμες Πηγές στην Ελλάδα: Αν προσαρμοστούν οι αξιώσεις των πωλητών,
θα γίνουν συμφωνίες, καθώς υπάρχει ενδιαφέρον
Σχετικά µε την αγορά των ΑΠΕ στην Ελλάδα, ο κ. Εξάρχου ανέφερε ότι υπάρχουν πολλά έργα
τα οποία πωλούνται σε υψηλές τιµές, που δεν έχουν λογική, και εκτίµησε ότι κάποια στιγµή οι
τιµές θα πέσουν, γιατί δεν θα µπορούν να πουλήσουν. «Αν προσαρµοστούν οι αξιώσεις των
πωλητών σε λογικά επίπεδα, θα γίνουν συµφωνίες, καθώς υπάρχει ενδιαφέρον», τόνισε.
Επισήµανε ότι χρειάζεται ένα ξεκαθάρισµα στην αγορά των ΑΠΕ, που µπορεί να γίνει µε δύο
τρόπους: είτε σταδιακά, καθώς θα πέσουν οι τιµές επειδή δεν θα µπορούν τα έργα να
πουληθούν φθηνά, είτε µε έναν νόµο, που θα οδηγήσει σε ξεκαθάρισµα στα έργα αυτά.
«Οσο υπάρχουν αυτές οι άδειες, δηµιουργείται η επίπλαστη εντύπωση ότι έχει καταληφθεί ο
ηλεκτρικός χώρος, κάτι που δεν ισχύει, γιατί πολλά από αυτά τα έργα δεν θα γίνουν. Αν γίνει
αυτό το ξεκαθάρισµα, θα µπορούσαν να απελευθερωθούν 6-7 GW και να δηµιουργηθεί µια νέα
πραγµατική ώθηση στην αγορά των ΑΠΕ», τόνισε.
Σηµειώνεται ότι στον τοµέα των Ανανεώσιµων Πηγών Ενέργειας ο όµιλος διαθέτει
χαρτοφυλάκιο έργων 1,8 GW, τα οποία κατηγοριοποιούνται σε έργα παραγωγής ηλεκτρικής
ενέργειας από αιολικά πάρκα, συνολικής ισχύος 0,9 GW, και σε έργα παραγωγής ηλεκτρικής
ενέργειας από φωτοβολταϊκά, συνολικής ισχύος 0,9 GW. Η περαιτέρω διείσδυση στον τοµέα
των ΑΠΕ περιλαµβάνει και την ανάπτυξη 11 αδειών σταθµών αποθήκευσης ηλεκτρικής
ενέργειας µε χρήση συσσωρευτών, συνολικής ισχύος 0,9 GW. Ηδη προχωρούν τ ρία έργα
αποθήκευσης ενέργειας, ισχύος 100 MW, στο πλαίσιο του πρώτου σχετικού διαγωνισµού της
Ρυθµιστικής Αρχής Ενέργειας.
Τέλος, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόµενο νέας αύξησης κεφαλαίου στην Intrakat ,
τουλάχιστον για το επόµενο εξάµηνο, τονίζοντας ότι, σύµφωνα µε τα παρόντα δεδοµένα, δεν
υπάρχει η ανάγκη νέας κεφαλαιακής ενίσχυσης.
Δημοσιεύτηκε στα Παραπολιτικά το Σάββατο 9 Δεκεμβρίου
TAGS:
Intrakat
Αλέξανδρος Εξάρχου
ΜΕΤΡΟ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Ρουμανία
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Εξάρχου -Intrakat: Το μέλλον... στην αγορά της Ρουμανίας και σε έργα ΑΠΕ - Στόχος η
δημιουργία 5ου τραπεζικού πυλώνα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
'Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της 'Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
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για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία "καθαρή" αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο - τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
'Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
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στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της 'Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία "καθαρή" αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
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να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο - τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Προσκλητήριο Χατζηδάκη σε αμερικανούς επενδυτές για επενδύσεις στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Προσκλητήριο Χατζηδάκη σε αμερικανούς επενδυτές για επενδύσεις στην Ελλάδα
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, ενώ μίλησε για την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων καθώς και τον
υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία, ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden, Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού, που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Πρόσκληση Κωστή Χατζηδάκη και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν
στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Το άρθρο Πρόσκληση Κωστή Χατζηδάκη και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να
επενδύσουν στην Ελλάδα εμφανίστηκε πρώτα στο Το Χρήμα.
Πηγή: Toxrima.gr
Facebook Twitter Pinterest Email Σχόλια
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ΑΒΑΞ: Δυναμικό «παρών» στο 25ο Συνέδριο της Capital Link
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών,
η Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW),
η κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και
η κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24
χλμ.). Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1
δισ. ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ
αυτών, η Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών
του Τhe Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Εξάρχου -Intrakat: Το μέλλον... στην αγορά της Ρουμανίας και σε έργα ΑΠΕ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
'Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της 'Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
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σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία "καθαρή" αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο - τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat,
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
'Αλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
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ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της 'Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία "καθαρή" αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
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επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο - τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Πρόσκληση Κ. Χατζηδάκη σε νέους επενδυτές από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έρθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός, συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας
με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον
δημοσιογράφο του CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και
τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της
Ευρώπης.
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η
καλύτερη συγκυρία»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Newsroom
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.  
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα. 
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. 
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
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αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών. 
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. 
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε. 
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.   
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε νέους επενδυτές από ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link
στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Στα σκαριά το εθνικό επενδυτικό ταμείο – Νέα σελίδα για το Υπερταμείο
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Πηγή: ot.gr
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Χρ. Ιωάννου: Στα 3,2 δισ. ευρώ το συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων του
ομίλου ΑΒΑΞ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital
Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του προέδρου του
ομίλου, Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση την Υποδομών
και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο κ. Ιωάννου
αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα
αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και
την καινοτομία.
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δισ. ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα – ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει
δυναμική παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ
αυτών, η Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW),
η κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας.
Μεταξύ αυτών, η Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση
υποδομών του Τhe Ellinikon, όπου ο όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της
Λεωφόρου Ποσειδώνος.
Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του Ιδρύματος
Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Παράλληλα, υπογράμμισε την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και
αναδόχου για την επιτυχή ολοκλήρωση των έργων, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη ανθρώπινου
δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την ανταγωνιστική
σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου.
Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους,
υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη
διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης πληρωμής.
«Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο για τον
πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
Ακολουθήστε μας στο επίσημο κανάλι του «m» στο Youtube
Tags:ΑΒΑΞΟΜΙΛΟΣ ΑΒΑΞΧΡΗΣΤΟΣ ΙΩΑΝΝΟΥFLYOVER
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣFLYOVERΜΠΡΑΛΟΣ ΑΜΦΙΣΣΑΑΛΣΟΣ ΒΕΙΚΟΥ ΓΟΥΔΗΓΡΑΜΜΗ 4The
Ellinikon ParkΥΠΟΓΕΙΟΠΟΙΗΣΗ ΠΟΣΕΙΔΩΝΟΣ
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Εξάρχου από Capital Link: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των
τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς.
Όταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του
κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην
αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και
των Παραχωρήσεων και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες
πηγές εσόδων για το μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
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Όμιλος ΑΒΑΞ: Δυναμικό «παρών» στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital
Link
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Πρόεδρος του Ομίλου, Χρήστου Ιωάννου συμμετείχε στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο
«Αναβάθμιση των Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές
Ευκαιρίες».
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, στη Νέα Υόρκη με τη
συμμετοχή του Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με
τίτλο «Αναβάθμιση των Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές
Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία.
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Πρόσκληση Κ. Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα - «Έχουμε
σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Ζανιάς (Eurobank): Θα αυξηθεί η ζήτηση για δάνεια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τράπεζα Eurobank
INTIME
ΚΩΣΤΑΣ ΠΑΠΑΓΡΗΓΟΡΗΣ
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων, υπογράμμισε ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, στην ομιλία του στο
συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Οπως είπε ο κ. Ζανιάς, «για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή
Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού
1,1% στην Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια
γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη
2021-2022 κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος.
Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη με πολλές τραπεζικές γνώσεις και
είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των
Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με
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αυτές του παρελθόντος.
Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους
στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος
προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται
υπό την εποπτεία του», κατέληξε ο τραπεζίτης.
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Αλ. Εξάρχου: Το πρόγραμμα «Ηρακλής» προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ, ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ.
Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην
ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Ιωάννου: Ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη εμβληματικών έργων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, αναφέρθηκε στο ανεκτέλεστο τονίζοντας ότι ο όμιλος διαθέτει
το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους 3,2
δισ. ευρώ.
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες». 
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους 3,2 δισ. ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους 673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους 370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους 285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου - Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού 443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
 

https://www.businessdaily.gr/epiheiriseis/102769_ioannoy-o-omilos-abax-protostatei-stin-anaptyxi-emblimatikon-ergon


http://www.epixeiro.gr/

 Publication date: 12/12/2023 13:00

 Similar Stats ranking (Greece): 5056

 https://www.epixeiro.gr/article/451214

Γιώργος Π. Ζανιάς, Eurobank: Η ελληνική οικονομία διανύει μια ανοδική πορεία 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στην πορεία της ελληνικής οικονομίας, αναφέρθηκε μεταξύ άλλων ο πρόεδρος της Eurobank,
Γιώργος Π. Ζανιάς κατά την τοποθέτησή του στο θεματικό πάνελ GREEK BANKING SECTOR
– GROWTH & DEVELOPMENT OUTLLOK του 25ου Annual Capital Link_Invest in Greece
Forum | Accelerating Investments for Sustainable Growth.
Αναλυτικά ο κ Ζανιάς είπε:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
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των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε νέους επενδυτές από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης
 

https://parataxi.gr/2023/12/12/%cf%80%cf%81%cf%8c%cf%83%ce%ba%ce%bb%ce%b7%cf%83%ce%b7-%cf%87%ce%b1%cf%84%ce%b6%ce%b7%ce%b4%ce%ac%ce%ba%ce%b7-%cf%83%ce%b5-%ce%bd%ce%ad%ce%bf%cf%85%cf%82-%ce%b5%cf%80%ce%b5%ce%bd%ce%b4%cf%85%cf%84/


https://www.theopinion.gr/

 Publication date: 12/12/2023 12:59

 link

Χατζηδάκης: Πρόσκληση σε αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα από τον
Κωστή Χατζηδάκη.
theopinion
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
 
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
 
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
 
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
 
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
 
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
 
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Ζανιάς (Eurobank): Πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους οι ελληνικές
τράπεζες με γρήγορη βελτίωση
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Όταν πηγαίνει η οικονομία καλά, πηγαίνουν και οι τράπεζες καλά, δήλωσε από το βήμα του
25ου Annual Capital Link_Invest in Greece Forum | Accelerating Investments for Sustainable
Growth, στις ΗΠΑ, ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Π. Ζανιάς.
Ο κ. Ζανιάς τόνισε πως οι ελληνικές τράπεζες «βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των
κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία βρίσκονται πολύ κοντά
στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως
ιδιωτικές».
Ο πρόεδρος της Eurobank επεσήμανε πως είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις
στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων
διακυβέρνησης.
Αναλυτικά, η ομιλία του Γ. Ζανιά αναφέρει:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
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κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.

https://www.e-asfalistiki.gr/trapezika/43817-zanias-eurobank-poly-konta-stous-evropaikoys-mesous-orous-oi-ellinikes-trapezes-me-grigori-veltiosi


https://ypodomes.com/

 Publication date: 12/12/2023 12:57

 Similar Stats ranking (Greece): 893

 link

Η ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη εμβληματικών έργων με σημαντικό αποτύπωμα
στην οικονομία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
από newsroom
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, “Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή”.
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Όμιλος ΑΒΑΞ: Έδωσε δυναμικό «παρών» στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Β. Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα): Μπαράζ επενδύσεων στην Ελλάδα έως το 2030
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων, τόνισε ο Β. Καραμούζης
Radar Team
Για μπαράζ επενδύσεων στην Ελλάδα έως το 2030 έκανε λόγο ο Βασίλης Καραμούζης, Γενικός
Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, στο
πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα “LARGE PROJECTS TRANSFORMING
GREECE” στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Όπως τόνισε, η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές
σημαντικών διεθνών φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την
ανοδική της πορεία η οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
Διαβάστε ακόμη:
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Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Ο όμιλος πρωτοστατεί στην ανάπτυξη εμβληματικών έργων που θα
προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Ιωάννου (ΑΒΑΞ) από το 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link: Ο όμιλος
πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό
και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία,
την απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τι δήλωσε από το βήμα του 25oυ Invest in Greece Forum της Capital Link
Aπό σήμερα προετοιμάζεται ήδη η Intrakat για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας στο 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε στη
Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια συζήτησης με
θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι Άλεξ Φωτακίδης
(CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και Δημήτρης
Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο ρόλος των ΑΠΕ
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
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αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Η στρατηγική για ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας
στις υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τι είπε ο Χρ. Σταϊκούρας στο επενδυτικό συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα
Πηγή Εικόνας: απε - μπε
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, χθες, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη, αναφέρει το ΑΠΕ-ΜΠΕ.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση. 
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές. 
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου. 
Σύμφωνα με το γραφείο Τύπου του υπουργείου το πλήρες κείμενο της ομιλίας του κ.
Σταϊκούρα, σε ανεπίσημη μετάφραση, έχει ως εξής:
«Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων: 
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1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η κατασκευή του Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής

https://www.economix.gr/2023/12/12/i-stratigiki-gia-enischysi-tis-syndesimotitas-stis-metafores-kai-tis-anthektikotitas-stis-ypodomes/


https://www.economix.gr/

 Publication date: 12/12/2023 12:43

 Similar Stats ranking (Greece): 21651

 link

τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
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Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Ο όμιλος πρωτοστατεί στην ανάπτυξη εμβληματικών έργων που θα
προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Εργα - ορόσημα ύψους €1,5 δισ. "τρέχει" η ΑΒΑΞ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο. Στα
έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου δρομολογεί ο όμιλος ΑΒΑΞ αναφέρθηκε ο Πρόεδρος
του ομίλου Χρήστος Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο "Αναβάθμιση των
Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα - Επενδυτικές Ευκαιρίες" κατά το 25ο
Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. 
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Τα έργα
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε  μεταξύ άλλων σε έργα όπως η Mintia Combined Cycle Power στη
Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η κατασκευή της Νέας Ανατολικής
Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370 εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που
υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η κατασκευή του οδικού άξονα
Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.). Projects που όπως σημείωσε ο κ.
Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ. ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και
αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του
μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα
όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε
στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού
€443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Ο όμιλος πρωτοστατεί στην ανάπτυξη εμβληματικών έργων που θα
προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
TagsAVAXtop2Ιωάννου
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Όμιλος ΑΒΑΞ: Έδωσε δυναμικό «παρών» στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή
του Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο
«Αναβάθμιση την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές
Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών,
η Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW),
η κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και
η κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24
χλμ.). Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1
δισ. ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ
αυτών, η Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών
του Τhe Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Αλέξανδρος Εξάρχου, Intrakat: «Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των
τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Αναζήτηση
Αναζήτηση
Αναζήτηση
Συντακτική Ομάδα
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
H Intrakat προετοιμάζεται για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα
έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί,
στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση
περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ
ώστε να διασφαλιστούν νέα έσοδα για το μέλλον.
Pretty Nails - since 2003
Pretty Nails - since 2003
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ.
Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην
ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. 
Iter del gusto Gelateria
Iter del gusto Gelateria
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο.
Υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και μετά την εξαγορά της
Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ, το ανεκτέλεστο τα 5
δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ. ευρώ, στοιχεία δηλαδή
που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων κατασκευαστικών εταιρειών
στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
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μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας.
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
ΕΜΠΑ ΣΤΟ ΨΗΤΟ
Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού,
που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και
ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα
δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους.
Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη
θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων
ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο
τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν.
Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων,
τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε
ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις
Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι
δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε.
«Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι που χρειάζεται η
ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε εδώ για να μείνουμε.
Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι τόσο σημαντικό όσο
το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε να κάνουμε και στις
δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
«Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα» κατέληξε.   
To άρθρο Αλέξανδρος Εξάρχου, Intrakat: «Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία
των τελευταίων 50 ετών» δημοσιεύτηκε στο NewsIT .
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Αλέξανδρος Εξάρχου (Intrakat): «Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των
τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα
έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί,
στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση
περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ
ώστε να διασφαλιστούν νέα έσοδα για το μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Στο 1 δις. ευρώ το ανεκτέλεστο
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ.
Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην
ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. 
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο.
Υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και μετά την εξαγορά της
Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ, το ανεκτέλεστο τα 5
δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ. ευρώ, στοιχεία δηλαδή
που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων κατασκευαστικών εταιρειών
στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας.
Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού,
που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και
ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα
δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
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στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους.
Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη
θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων
ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο
τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν.
Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων,
τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε
ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις
Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι
δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε.
«Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι που χρειάζεται η
ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε εδώ για να μείνουμε.
Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι τόσο σημαντικό όσο
το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε να κάνουμε και στις
δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
«Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα» κατέληξε.   
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Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Ο όμιλος πρωτοστατεί στην ανάπτυξη εμβληματικών έργων που θα
προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Όμιλος ΑΒΑΞ: Έδωσε δυναμικό «παρών» στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW),
η κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και
η κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του
Τhe Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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ΑΒΑΞ: Έδωσε δυναμικό «παρών» στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital
Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες». 
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Χρ. Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Κλειδί η έγκαιρη ολοκλήρωση των έργων με υγιές περιθώριο
κέρδους και δίκαιη πληρωμή
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η έλλειψη ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν
την ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου, τόνισε ο πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ
από από το 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link
Το «παρών» έδωσε ο Όμιλος ABΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link 
“Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του Προέδρου του
Ομίλου, Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση την Υποδομών
και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο κ. Ιωάννου
αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα
αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και
την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το
υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις
ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα
προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Μ. Μυρογιάννη στο «Capital Link Invest in Greece Forum»: Η Ελλάδα αποτελεί ιδανικό
προορισμό για επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
"Οι άριστες επιδόσεις της οικονομίας, η αύξηση του ονομαστικού ΑΕΠ, καθώς και η
γεωπολιτική σταθερότητα και η μετατροπή της χώρας σε ενεργειακό κόμβο, αποτελούν τους
βασικούς παράγοντες ανθεκτικότητας της Ελλάδας" τόνισε η Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας του Υπουργείου Εξωτερικών και Πρόεδρος του ΔΣ
της Enterprise Greece, Μάιρα Μυρογιάννη, κατά τη συμμετοχή της στο 25ο Συνέδριο «Capital
Link Invest in Greece Forum» στη Νέα Υόρκη.
Η κα Μυρογιάννη κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην
Ελλάδα: φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα», αναφέρθηκε στην ανάκτηση από την
Ελλάδα της επενδυτικής βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η
χώρα βρίσκεται σε αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο,
γεγονός που προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές
προοπτικές, δηλαδή εισροές και άμεσες ξένες επενδύσεις. Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια
της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη. Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές
προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι με δεδομένη την επιτυχημένη πορεία της
οικονομικής ανάκαμψης και το φιλο-επενδυτικό περιβάλλον στη χώρα μας η Ελλάδα αποτελεί
έναν ιδανικό προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη
σταθερότητα του φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού
παραδείγματος σε πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
ΑΠΕ

http://www.theseanation.gr/%CE%B5%CE%BB%CE%BB%CE%B1%CE%B4%CE%B1/%CE%BD%CE%B5%CE%B1-%CE%B5%CE%BB%CE%BB%CE%B1%CE%B4%CE%B1%CF%83/%CE%BF%CE%B9%CE%BA%CE%BF%CE%BD%CE%BF%CE%BC%CE%B9%CE%B1/58194-%CE%BC-%CE%BC%CF%85%CF%81%CE%BF%CE%B3%CE%B9%CE%AC%CE%BD%CE%BD%CE%B7-%CF%83%CF%84%CE%BF-%C2%ABcapital-link-invest-in-greece-forum%C2%BB-%CE%B7-%CE%B5%CE%BB%CE%BB%CE%AC%CE%B4%CE%B1-%CE%B1%CF%80%CE%BF%CF%84%CE%B5%CE%BB%CE%B5%CE%AF-%CE%B9%CE%B4%CE%B1%CE%BD%CE%B9%CE%BA%CF%8C-%CF%80%CF%81%CE%BF%CE%BF%CF%81%CE%B9%CF%83%CE%BC%CF%8C-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CE%B5%CF%80%CE%B5%CE%BD%CE%B4%CF%8D%CF%83%CE%B5%CE%B9%CF%82.html


https://www.forin.gr/

 Publication date: 12/12/2023 12:33

 Similar Stats ranking (Greece): 1603

 link

Υπουργείο Οικονομικών Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να
επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Υπουργείο Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών
12 Δεκεμβρίου 2023
Δελτίο Τύπου
Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα
Κωστής Χατζηδάκης: «Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια»
Από τo Γραφείo Τύπου τoυ Υπουργείoυ Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών εκδόθηκε η
ακόλουθη ανακοίνωση:
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη. 
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Δεν θέλετε να συμπληρώνετε το κείμενο αυτό σε κάθε αναζήτηση σας; Αρκεί απλά να
γραφτείτε δωρεάν στο Forin.gr πατώντας εδώ ή να συνδεθείτε με τον λογαριασμό σας.
Δεν υπάρχουν σχόλια! Πρόσθεσε το σχόλιο σου τώρα!
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Β. Kαραμούζης (ΕΤΕ): Για να συνεχίσει την ανοδική πορεία η ελληνική οικονομία
απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων» είπε μεταξύ άλλων ο Γενικός
Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, Β.
Καραμούζης, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Εξάρχου από Capital Link: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των
τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
#Intrakat #Αλέξανδρος Εξάρχου #Capital Link Newsroom 12/12/2023 12:12 ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς.
Όταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του
κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην
αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και
των Παραχωρήσεων και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες
πηγές εσόδων για το μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
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Εξάρχου: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.  
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών. 
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. 
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε. 
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. 
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
moneyreview.gr  
Ακολουθήστε το Money Review στο Google News
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Ιωάννου: Δυναμική παρουσία της ΑΒΑΞ σε έργα ορόσημα 1,5 δισ.
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link «Accelerating Investments for Sustainable Growth», με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία.
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Όμιλος ΑΒΑΞ: Έδωσε δυναμικό «παρών» στο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link
στη Ν. Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο κατασκευαστικός όμιλος έχει αναλάβει έργα - ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ
Radar Team
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
Διαβάστε ακόμη:
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Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα): Η Ελλάδα στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών
διεθνών φορέων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση, είπε ο κ. Βασίλειος Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής
Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, στο πλαίσιο της
συμμετοχής του σε πάνελ με θέμα «Large projects transforming Greece» του 25th Annual
Capital Link Invest in Greece Forum.
Ωστόσο, συμπλήρωσε ότι «προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η οικονομία της
χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων».
Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα): Μεγάλες επενδύσεις απαιτεί η ενεργειακή μετάβαση
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, ενώ στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers
Όπως είπε, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, είπε ο κ. Καραμούζης, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα: «Η εν
λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
» Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την “ανάπτυξη” απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση».
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η τράπεζα επιλογής
για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
Πηγή: ot.gr
Ακολουθήστε το onlarissa.gr στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Ελάτε στην ομάδα μας στο viber για να ενημερώνεστε πρώτοι για τις σημαντικότερες ειδήσεις
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Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα): Η Ελλάδα στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών
διεθνών φορέων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η οικονομία της χώρας, απαιτείται η
υλοποίηση σημαντικών έργων», τόνισε ο κ. Καραμούζης
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση, είπε ο κ. Βασίλειος Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής
Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, στο πλαίσιο της
συμμετοχής του σε πάνελ με θέμα «Large projects transforming Greece» του 25th Annual
Capital Link Invest in Greece Forum.
Ωστόσο, συμπλήρωσε ότι «προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η οικονομία της
χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων».
Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα): Μεγάλες επενδύσεις απαιτεί η ενεργειακή μετάβαση
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, ενώ στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers
Όπως είπε, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, είπε ο κ. Καραμούζης, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα: «Η εν
λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
» Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την “ανάπτυξη” απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση».
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η τράπεζα επιλογής
για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Ιωάννου (ΑΒΑΞ) από το 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link: Ο όμιλος
πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O Πρόεδρος του Ομίλου ΑΒΑΞ, Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό
και την υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία,
την απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή
του Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο
«Αναβάθμιση την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές
Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών,
η Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW),
η κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και
η κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24
χλμ.). Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1
δισ. ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ
αυτών, η Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών
του Τhe Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
Διαβάστε ακόμη
ΑΕΓΕΚ: Το «disaster story» και το σφυρί για οικόπεδο 4,5 στρεμμάτων στον Ωρωπό (pics)
ΔΕΗ: Βάζει «μπουρλότο» στην μπλε κιλοβατώρα με χρέωση 17,5 λεπτά για έναν χρόνο
Ερευνα: 5 συμπληρώματα που “υπόσχονται” μακροζωία
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα): Η Ελλάδα στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών
διεθνών φορέων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων» είπε μεταξύ άλλων ο Γενικός
Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, Β.
Καραμούζης, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Χατζηδάκης: Κάλεσμα σε Αμερικανούς επενδυτές από το συνέδριο της Capital Link στη
Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
 Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας
με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταiκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Ιωάννου (ΑΒΑΞ): Ο όμιλος πρωτοστατεί στην ανάπτυξη εμβληματικών έργων που θα
προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δυναμικό ήταν το «παρών» του Ομίλου ΑΒΑΞ στο 25ο Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link  “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, με τη συμμετοχή του
Προέδρου του Ομίλου, κ. Χρήστου Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο «Αναβάθμιση
την Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα – Επενδυτικές Ευκαιρίες».
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του
Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο
υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην
ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις,
οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στα έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου η ΑΒΑΞ έχει δυναμική
παρουσία και τοποθετούν την Ελλάδα στον παγκόσμιο επενδυτικό χάρτη. Μεταξύ αυτών, η
Mintia Combined Cycle Power στη Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η
κατασκευή της Νέας Ανατολικής Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370
εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η
κατασκευή του οδικού άξονα Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.).
Projects που όπως σημείωσε ο κ. Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ.
ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η
Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή του μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe
Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου
Ποσειδώνος. Τέλος, ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του
Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού €443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Γ. Ζανιάς-Eurobank: «Η ελληνική οικονομία διανύει μια ανοδική πορεία»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O Γιώργος Π. Ζανιάς, Πρόεδρος της Eurobank μιλώντας στο θεματικό πάνελ GREEK
BANKING SECTOR – GROWTH & DEVELOPMENT OUTLLOK του 25ου Annual Capital
Link_Invest in Greece Forum | Accelerating Investments for Sustainable Growth εξέφρασε την
αισιοδοξία του για την ελληνική οικονομία.
Στο 25ο Annual Capital Link_Invest in Greece Forum | Accelerating Investments for
Sustainable Growth έδωσε το παρών ο Πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Π. Ζανιάς, όπου
τοποθετήθηκε στο θεματικό πάνελ GREEK BANKING SECTOR – GROWTH &
DEVELOPMENT OUTLLOK.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του:
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη, μετά
την κρίση COVID, όταν η οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες, οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό.
Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις
αρμόδιες εθνικές αρχές.

https://www.grtimes.gr/oikonomia/epixeiriseis/g-zanias-eurobank-i-elliniki-oikonomia-dianyei-mia


https://www.grtimes.gr/

 Publication date: 12/12/2023 12:16

 Similar Stats ranking (Greece): 1959

 link

Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος.
Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους
στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος
προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται
υπό την εποπτεία του».
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Σταϊκούρας: Σύγχρονες μεταφορές και ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τη θέση της
Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση σε Aμερικανούς επενδυτές- Ποιους συνάντησε στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε, με βάση σχετική ανακοίνωση, ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής
Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που
διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
#Χατζηδάκης #Επενδύσεις #ΕΛΛΑΔΑ #Ενέργεια #ΤΡΑΠΕΖΕΣ
Πηγή: Reporter.gr
Facebook Twitter Pinterest Email Σχόλια
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Μ. Μυρογιάννη στο «Capital Link Invest in Greece Forum»: Η Ελλάδα αποτελεί ιδανικό
προορισμό για επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
"Οι άριστες επιδόσεις της οικονομίας, η αύξηση του ονομαστικού ΑΕΠ, καθώς και η
γεωπολιτική σταθερότητα και η μετατροπή της χώρας σε ενεργειακό κόμβο, αποτελούν τους
βασικούς παράγοντες ανθεκτικότητας της Ελλάδας" τόνισε η Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας του Υπουργείου Εξωτερικών και Πρόεδρος του ΔΣ
της Enterprise Greece, Μάιρα Μυρογιάννη, κατά τη συμμετοχή της στο 25ο Συνέδριο «Capital
Link Invest in Greece Forum» στη Νέα Υόρκη.
 
Η κα Μυρογιάννη κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην
Ελλάδα: φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα», αναφέρθηκε στην ανάκτηση από την
Ελλάδα της επενδυτικής βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η
χώρα βρίσκεται σε αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο,
γεγονός που προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
 
Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές
προοπτικές, δηλαδή εισροές και άμεσες ξένες επενδύσεις. Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια
της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη. Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές
προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
 
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι με δεδομένη την επιτυχημένη πορεία της
οικονομικής ανάκαμψης και το φιλο-επενδυτικό περιβάλλον στη χώρα μας η Ελλάδα αποτελεί
έναν ιδανικό προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη
σταθερότητα του φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού
παραδείγματος σε πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
 
Σοφία Αραβοπούλου
Λεπτομέρειες στη συνδρομητική σελίδα του ΑΠΕ-ΜΠΕ.
© ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ. Τα πνευματικά δικαιώματα ανήκουν στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ.
Απαγορεύεται η αναπαραγωγή από επισκέπτες της ιστοσελίδας.
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Πρόσκληση Κ.Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Πηγή:ΑΠΕ
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Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: Η καλύτερη
συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Parapolitika Newsroom
Ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat Αλέξανδρος Εξάρχου,
εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου
Ανάπτυξης
H Intrakat
προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν ολοκληρωθεί
τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν
μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση
περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και στην επέκταση
του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου , μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
*Διαβάστε εδώ: Αλέξανδρος Εξάρχου από το Λονδίνο: Τα σχέδια για τον 5ο πυλώνα του
τραπεζικού συστήματος - Θετικές οι προοπτικές της ελληνικής οικονομίας
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότ ι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης , αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με
1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ.
Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην
ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ.
« Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του
κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το
αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο », τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος , μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας . Όπως εξήγησε, στόχος του
εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία
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αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
« Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν », τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank
εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή
τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα:
Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων
ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο
τραπεζικών οργανισμών.
« Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη », σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. « Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024 », πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. « Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα » είπε. « Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας », δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. « Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων
50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο
5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη
χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα
εποχή στην Ελλάδα », κατέληξε.
TAGS:
Intrakat
Αλέξανδρος Εξάρχου
Capital Link Invest in Greece Forum
Επενδύω στην Ελλάδα
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Πρόσκληση Κ. Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Έχουμε σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα», αναφέρει ο
υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Πηγή: ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Πρόσκληση Κ. Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα - «Έχουμε
σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Λεπτομέρειες στη συνδρομητική σελίδα του ΑΠΕ-ΜΠΕ.
© ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ. Τα πνευματικά δικαιώματα ανήκουν στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ.
Απαγορεύεται η αναπαραγωγή από επισκέπτες της ιστοσελίδας.
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Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα): Η Ελλάδα στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών
διεθνών φορέων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Share
Facebook
Twitter
LinkedIn
Pinterest
Email
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων» είπε μεταξύ άλλων ο Γενικός
Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, Β.
Καραμούζης, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Οι πυλώνες ανάπτυξης της Intrakat
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. 
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα ό τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. 
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.  
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Β. Καραμούζης (Εθνική): Μπαράζ επενδύσεων στην Ελλάδα έως το 2030
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O κύριος Βασίλειος Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής ΤράπεζαςΕΤΕ +0,44% της Ελλάδος, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με
θέμα “LARGE PROJECTS TRANSFORMING GREECE” στο συνέδριο της Capital Link στη
Νέα Υόρκη ανέφερε:
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Εξάρχου: H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ.
«Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του
κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το
αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica BankΑΤΤ +0,95% και της Παγκρήτιας Τράπεζας.
Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού,
που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και
ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα
δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica BankΑΤΤ +0,95% και η
Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica
BankΑΤΤ +0,95% εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
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σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
«Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα» κατέληξε.
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M.Mυρογιάννη στο«Capital Link Invest in Greece Forum»: Η Ελλάδα αποτελεί ιδανικό
προορισμό για επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
“Οι άριστες επιδόσεις της οικονομίας, η αύξηση του ονομαστικού ΑΕΠ, καθώς και η
γεωπολιτική σταθερότητα και η μετατροπή της χώρας σε ενεργειακό κόμβο, αποτελούν τους
βασικούς παράγοντες ανθεκτικότητας της Ελλάδας” τόνισε η Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας του Υπουργείου Εξωτερικών και Πρόεδρος του ΔΣ
της Enterprise Greece, Μάιρα Μυρογιάννη, κατά τη συμμετοχή της στο 25ο Συνέδριο «Capital
Link Invest in Greece Forum» στη Νέα Υόρκη.
Η κα Μυρογιάννη κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην
Ελλάδα: φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα», αναφέρθηκε στην ανάκτηση από την
Ελλάδα της επενδυτικής βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η
χώρα βρίσκεται σε αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο,
γεγονός που προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές
προοπτικές, δηλαδή εισροές και άμεσες ξένες επενδύσεις. Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια
της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη. Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές
προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι με δεδομένη την επιτυχημένη πορεία της
οικονομικής ανάκαμψης και το φιλο-επενδυτικό περιβάλλον στη χώρα μας η Ελλάδα αποτελεί
έναν ιδανικό προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη
σταθερότητα του φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού
παραδείγματος σε πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
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INTRAKAT, συνέδριο Capital Link & ΧΑΑ στη Νέα Υόρκη: Σχέδια επόμενης ημέρας…
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
0
SHARES
ShareTweet
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
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στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
«Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα» κατέληξε.
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Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: Η καλύτερη συγκυρία για
την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024 – Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
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Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα): Η Ελλάδα στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών
διεθνών φορέων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων» είπε μεταξύ άλλων ο Γενικός
Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, Β.
Καραμούζης, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Μ. Μυρογιάννη στο "Capital Link Invest in Greece Forum" στη Ν. Υόρκη: Η Ελλάδα
αποτελεί ιδανικό προορισμό για επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
"Οι άριστες επιδόσεις της οικονομίας, η αύξηση του ονομαστικού ΑΕΠ, καθώς και η
γεωπολιτική σταθερότητα και η μετατροπή της χώρας σε ενεργειακό κόμβο, αποτελούν τους
βασικούς παράγοντες ανθεκτικότητας της Ελλάδας" τόνισε η Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας του Υπουργείου Εξωτερικών και Πρόεδρος του ΔΣ
της Enterprise Greece, Μάιρα Μυρογιάννη, κατά τη συμμετοχή της στο 25ο Συνέδριο "Capital
Link Invest in Greece Forum" στη Νέα Υόρκη.
Η κα Μυρογιάννη κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο "Επενδύοντας στην
Ελλάδα: φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα", αναφέρθηκε στην ανάκτηση από την
Ελλάδα της επενδυτικής βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η
χώρα βρίσκεται σε αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο,
γεγονός που προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές
προοπτικές, δηλαδή εισροές και άμεσες ξένες επενδύσεις. Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια
της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη. Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές
προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι με δεδομένη την επιτυχημένη πορεία της
οικονομικής ανάκαμψης και το φιλο-επενδυτικό περιβάλλον στη χώρα μας η Ελλάδα αποτελεί
έναν ιδανικό προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη
σταθερότητα του φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού
παραδείγματος σε πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΗ ΒΑΘΜΙΔΑ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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Καραμούζης (Εθνική): Η Ελλάδα στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά
και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς, τόνισε μιλώντας στο Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων, τόνισε ο Βασίλειος
Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής
Τράπεζας, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα "LARGE PROJECTS
TRANSFORMING GREECE" στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη . Ενδεικτικά ,
ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια
και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα
εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data centers, στον κλάδο των
τουριστικών υποδομών...
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Αλέξανδρος Εξάρχου (Capital Link): Η Intrakat προετοιμάζεται ήδη για την επόμενη
ημέρα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες…
Radar Team
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
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πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
Διαβάστε ακόμη:
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε Αμερικανούς για νέες επενδύσεις – «Δεν θα σπαταλήσουμε
την πρόοδο που έγινε»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds. Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για
θέματα ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων
Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman
Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Περισσότερα Εδω
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Στη Νέα Υόρκη ο Χατζηδάκης – Πρόσκληση σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πελοπόννησος Newsroom
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
# ΕΙΔΗΣΕΙΣ ΣΕ TAGS:Κωστής Χατζηδάκης
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Καραμούζης στο συνέδριο της Capital Link: Μπαράζ επενδύσεων μέχρι το 2030
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση
O κύριος Βασίλειος Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα
“LARGE PROJECTS TRANSFORMING GREECE” ανέφερε:
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.  
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί
μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς, στοιχεία που
διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική κατάσταση και
το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα επιλογής για την
υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
www.worldenergynews.gr
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Αλ. Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων
50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.  
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ.
Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην
ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα. 
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. 
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
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αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών. 
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. 
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε. 
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.  
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ΓΓ ΔΟΣΕ: Η Ελλάδα αποτελεί ιδανικό προορισμό για επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
"Οι άριστες επιδόσεις της οικονομίας, η αύξηση του ονομαστικού ΑΕΠ, καθώς και η
γεωπολιτική σταθερότητα και η μετατροπή της χώρας σε ενεργειακό κόμβο, αποτελούν τους
βασικούς παράγοντες ανθεκτικότητας της Ελλάδας" τόνισε η Γενική Γραμματέας Διεθνών
Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας του Υπουργείου Εξωτερικών και Πρόεδρος του ΔΣ
της Enterprise Greece, Μάιρα Μυρογιάννη, κατά τη συμμετοχή της στο 25ο Συνέδριο «Capital
Link Invest in Greece Forum» στη Νέα Υόρκη.
Η κα Μυρογιάννη κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην
Ελλάδα: φορολογικές μεταρρυθμίσεις και κίνητρα», αναφέρθηκε στην ανάκτηση από την
Ελλάδα της επενδυτικής βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η
χώρα βρίσκεται σε αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο,
γεγονός που προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές
προοπτικές, δηλαδή εισροές και άμεσες ξένες επενδύσεις. Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια
της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη. Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές
προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι με δεδομένη την επιτυχημένη πορεία της
οικονομικής ανάκαμψης και το φιλο-επενδυτικό περιβάλλον στη χώρα μας η Ελλάδα αποτελεί
έναν ιδανικό προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη
σταθερότητα του φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού
παραδείγματος σε πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Κ. Χατζηδάκης: Πρόσκληση σε αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Β. Kαραμούζης (ΕΤΕ): Για να συνεχίσει την ανοδική πορεία η ελληνική οικονομία
απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων» είπε μεταξύ άλλων ο Γενικός
Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, Β.
Καραμούζης, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Μ. Μυρογιάννη στο “Capital Link Invest in Greece Forum” στη Ν. Υόρκη: Η…
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πηγή: capital.gr
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
Ακολουθήστε το Lykavitos.gr στο Google News
και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
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Β. Kαραμούζης (ΕΤΕ): Για να συνεχίσει την ανοδική πορεία η ελληνική οικονομία
απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων» είπε μεταξύ άλλων ο Γενικός
Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, Β.
Καραμούζης, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Β. Kαραμούζης (ΕΤΕ): Για να συνεχίσει την ανοδική πορεία η ελληνική οικονομία
απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων» είπε μεταξύ άλλων ο Γενικός
Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, Β.
Καραμούζης, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Επενδύσεις και Ενέργεια στη συνάντηση Χατζηδάκη με Τζέφρι Πάιατ στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
«Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής», ανέφερε
χαρακτηριστικά κατά την ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Εχουμε μια μοναδική ευκαιρία.
Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη,
πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι
να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού Οικονομικών παρευρέθηκαν ο πρώην πρεσβευτής των ΗΠΑ στην
Ελλάδα και νυν υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, Τζέφρι Πάιατ, όπως και o
δισεκατομμυριούχος μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον (με την ήδη σημαντική επενδυτική
παρουσία στη χώρα μας).
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Με τον κ. Πάιατ  ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για
θέματα ενέργειας. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών
οίκων Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital,
Αmbrosia Capital και Barclays.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε Αμερικανούς επενδυτές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Κ. Χατζηδάκης προσκάλεσε νέους Αμερικανούς επενδυτές στο 25ο Invest in Greece forum
που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης προσκάλεσε και  άλλους
επενδυτές από τις ΗΠΑ  να επενδύσουν στην Ελλάδα κατά τη διάρκεια της κεντρικής ομιλίας
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο Κ. Χατζηδάκης μίλησε για  τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο
ρυθμό ανάπτυξης συγκριτικά με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται
να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε χαρακτηριστικά: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής
λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία:  από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής
που φέρνει αποτελέσματα, από την άλλη πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να
αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds. Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για
θέματα ενέργειας με τον κ. Pyatt, ενώ είχε συνάντηση και με στελέχη των επενδυτικών οίκων
Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman
Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση σε Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Σύμφωνα με δελτίο Τύπου, ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας, την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και
τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης
που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Εξάρχου: Έως 1,5 δισ. θα είναι η αύξηση του ανεκτέλεστου της Intrakat
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments.
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.  
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). 
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ.
«Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του
κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το
αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση - και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ - η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα. 
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. 
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
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επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών. 
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου. 
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε. 
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.   
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
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ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Γιώργος Π. Ζανιάς: Οι θετικές εξελίξεις των ελληνικών τραπεζών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Για την  ελληνική οικονομία, η οποία  διανύει τώρα  μια ανοδική πορεία, που την τοποθετεί σε
μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο της Ευρωζώνης, έκανε λόγο ο
πρόεδρος της Eurobank Γιώργος Π. Ζανιάς, κατά την τοποθέτησή του, στο ετήσιο Επενδυτικό
Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece
Forum», που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Στην ομιλία του, ο κ. Ζανιάς, αφού μίλησε για την αντίστροφη πορεία που ακολουθεί πλέον η
χώρα, από  αυτή που υπήρχε κατά τη διάρκεια των μνημονίων, είπε ότι: «Έτσι, για την
τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο ρυθμό
ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί
αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση COVID
όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες

https://metoxes.online/2023/12/%ce%b3%ce%b9%cf%8e%cf%81%ce%b3%ce%bf%cf%82-%cf%80-%ce%b6%ce%b1%ce%bd%ce%b9%ce%ac%cf%82-%ce%bf%ce%b9-%ce%b8%ce%b5%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%ad%cf%82-%ce%b5%ce%be%ce%b5%ce%bb%ce%af%ce%be%ce%b5%ce%b9%cf%82/


https://metoxes.online/

 Publication date: 12/12/2023 11:45

 link

άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του».
 
Σχετικά θέματα:
Αναβάθμιση του αξιόχρεου των ελληνικών συστημικών τραπεζών από την Moody’s
Stress tests: Δυναμικά υψηλές οι επιδόσεις ελληνικών τραπεζών
Θα δοθούν τα μερίσματα των τραπεζών το 2021;
Β. Ράπανος: Στόχος των επιχ/σεων & τραπεζών η πράσινη μετάβαση
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Β. Kαραμούζης (ΕΤΕ): Για να συνεχίσει την ανοδική πορεία η ελληνική οικονομία
απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων» είπε μεταξύ άλλων ο Γενικός
Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, Β.
Καραμούζης, στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Πρόσκληση Κωστή Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.

https://www.ictplus.gr/prosklisi-kosti-chatzidaki-se-ependytes-ipa-na-epilexoun-tin-ellada/


https://www.real.gr/

 Publication date: 12/12/2023 11:42

 Similar Stats ranking (Greece): 203

 link

Πρόσκληση Χατζηδάκη σε επενδυτές των ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα: Έχουμε
σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε Αμερικανούς για νέες επενδύσεις – «Δεν θα σπαταλήσουμε
την πρόοδο που έγινε»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds. Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για
θέματα ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων
Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman
Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης
Νέα Υόρκη, Τρίτη 12/11/23 – H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα
της αγοράς, όταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του
κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην
αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και
των Παραχωρήσεων και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες
πηγές εσόδων για το μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
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αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link. 
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές. 
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link: 
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
 Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές. 
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
Ακολουθήστε το Money Review στο Google News
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Share
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Email
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
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στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Εξάρχου: H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ.
«Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του
κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το
αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας.
Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού,
που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και
ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα
δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
«Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα» κατέληξε.
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Αλ. Εξάρχου: Το πρόγραμμα «Ηρακλής» προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex
Investments και της Thrivest Holdings από την Ελλάδα, μιλώντας στο 25o Invest in Greece
Forum της Capital Link.
Η Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ, ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ.
Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην
ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
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επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Υψηλοί ρυθμοί ανάπτυξης στην Ελλάδα – Όταν η χώρα πάει καλά
και οι τράπεζες πάνε καλά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων», δήλωσε ο πρόεδρος της Eurobank Γιώργος Ζανιάς, στο πλαίσιο της
συμμετοχής του στο θεματικό πάνελ GREEK BANKING SECTOR – GROWTH &
DEVELOPMENT OUTLLOK του 25ου Annual Capital Link Invest in Greece Forum.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Στη συνέχεια, ο κ. Ζανιάς ανέφερε: «Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι
λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια
κατά τη διάρκεια των μνημονίων, τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το
τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη
δημοσιονομική συνέπεια και τη σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία
προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική
βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα
χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, συνέχισε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχεται ο κ. Ζανιάς, την Eurobank, τόνισε
«υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές».
Στη συνέχεια τόνισε πως «είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση
των ελληνικών τραπεζών συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων
διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτούς του παρελθόντος».
Τέλος, σημείωσε: «Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη με πολλές
τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές εφαρμόζονται στη
σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου των τραπεζών
μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος.
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Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους
στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος
προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται
υπό την εποπτεία του».
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Συμμετοχή Γενικής Γραμματέως Διεθνών Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας του
Υπουργείου Εξωτερικών, Μάιρας Μυρογιάννη, στο 25ο Συνέδριο «Capital Link Invest in
Greece Forum» (Νέα Υόρκη, 11.12.2023)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Την επιτυχημένη πορεία της οικονομικής ανάκαμψης της Ελλάδας και το φιλο-επενδυτικό
περιβάλλον στη χώρα μας ανέδειξε η Γενική Γραμματέας Διεθνών Οικονομικών Σχέσεων και
Εξωστρέφειας του Υπουργείου Εξωτερικών και Πρόεδρος του ΔΣ της Enterprise Greece,
Μάιρα Μυρογιάννη, κατά τη συμμετοχή της στο 25ο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece
Forum» στη Νέα Υόρκη.
Κατά την εισαγωγική της ομιλία στο πάνελ με τίτλο «Επενδύοντας στην Ελλάδα: φορολογικές
μεταρρυθμίσεις και κίνητρα», η κυρία Μυρογιάννη αναφέρθηκε στην ανάκτηση από την Ελλάδα
της επενδυτικής βαθμίδας μετά από δεκατρία χρόνια, σημειώνοντας παράλληλα ότι η χώρα
βρίσκεται σε αναπτυξιακή πορεία, τόσο σε οικονομικό, όσο και σε πολιτικό επίπεδο, γεγονός
που προσφέρει ένα μεγάλο παράθυρο ευκαιρίας για επενδύσεις.
Οι άριστες επιδόσεις της οικονομίας, η αντιμετώπιση της πανδημίας, η αύξηση του
ονομαστικού ΑΕΠ, καθώς και η γεωπολιτική σταθερότητα και η μετατροπή της χώρας σε
ενεργειακό κόμβο, αποτελούν τους βασικούς παράγοντες ανθεκτικότητας της Ελλάδας,
σημείωσε η Γενική Γραμματέας. Ακόμη, υπογράμμισε τους οικονομικούς παράγοντες που
δημιουργούν ευνοϊκές επενδυτικές προοπτικές, δηλαδή εισροές και Άμεσες Ξένες Επενδύσεις.
Έκανε δε ειδική μνεία σε κεφάλαια της ΕΕ που αναμένεται να τροφοδοτήσουν την ανάκαμψη.
Τέλος, αναφέρθηκε και στις ευνοϊκές προβλέψεις που κυριαρχούν στη χρηματιστηριακή αγορά.
Συνολικά, η κυρία Μυρογιάννη έστειλε το μήνυμα ότι η Ελλάδα αποτελεί έναν ιδανικό
προορισμό για επενδύσεις, χάρη στις προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης, στη σταθερότητα του
φιλικού προς την αγορά περιβάλλοντος και στη μετατροπή του οικονομικού παραδείγματος σε
πιο εξωστρεφές και φιλελεύθερο μοντέλο.
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«Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία» – Πρόσκληση Χατζηδάκη σε Αμερικανούς επενδυτές
να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας σε ομιλία του στη Νέα
Υόρκη.
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης, οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών,
Χρήστος Σταικούρας, Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Κάλεσμα Χατζηδάκη σε Αμερικανούς επενδυτές να επιλέξουν την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση Κωστή Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα
Radar Team
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Διαβάστε ακόμη:
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Καραμούζης (Εθνική): Έρχονται σημαντικές επενδύσεις στην Ελλάδα έως το 2030 Κύριο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O κύριος Βασίλειος Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα
«LARGE PROJECTS TRANSFORMING GREECE» στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα
Υόρκη ανέφερε πως «Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές
σημαντικών διεθνών φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την
ανοδική της πορεία η οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων.»
Ενδεικτικά, ο κ. Καραμούζης ανέφερε ότι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα, ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, ανέφερε καταληκτικά, η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί
μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς, στοιχεία που
διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική κατάσταση και
το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα επιλογής για την
υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Ισχυροποίηση του γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλου της Ελλάδας, με σύγχρονες
μεταφορές και ανθεκτικές υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Του Γιάννη Χαλκιαδάκη. Για τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της
συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών, αναφέρθηκε  ο
υπουργός Υποδομών και Μεταφορών  Χρήστος Σταϊκούρας, κατά τη τοποθέτησή του στο
ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Στην ομιλία του, ο κ. Σταϊκούρας εστίασε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις
εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και
μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και
στην οικονομική της μεγέθυνση.
Συνεχίζοντας, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα
υλοποίησης των έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί
η Κυβέρνηση γι’ αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις
εκτεταμένες φυσικές καταστροφές.
Κατόπιν, ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω
της διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του
Διευρωπαϊκού Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την
προώθηση των «πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας
(ΣΒΑΚ) της ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Ολοκληρώνοντας, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, μιλώντας για την ανθεκτικότητα
των υποδομών, ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την
εισαγωγή της τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον
κύκλο ζωής ενός έργου.
Ακολουθεί η ανεπίσημη μετάφραση  της ομιλίας του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών,
Χρήστου Σταϊκούρα:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
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Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η κατασκευή του Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
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Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
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Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
Σχετικά θέματα:
Μ. Παπαδόπουλος: Η ενίσχυση της ανταγωνιστικότητας
Χρήστος Σταϊκούρας: H ασφάλεια υποδομών και μεταφορών
Οι έξι βασικές δέσμες δράσεων για την πραγματοποίηση μικρών και μεγάλων δημοσίων έργων
Κ. Σκρέκας: Σύγχρονες υποδομές 51 έργων διαχείρισης λυμάτων
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα: “Έχουμε σωστό
μείγμα οικονομικής πολιτικής” ΠΟΛΙΤΙΚΟΛΟΓΙΕΣ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΔΙΑΒΑΣΕΤΕ Κύρια Θέματα
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ ΑΓΟΡΩΝ Κάθε μέρα μαζί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden, Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας, Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
(με πληροφορίες από ΑΠΕ-ΜΠΕ / photo: eurokinissi)
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25ο Συνέδριο Capital Link - Ζανιάς (Εurobank): Iσχυρές οι αναπτυξιακές προοπτικές της
Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM IEFIMERIDA.GR
12/12/2023  10:14
Στις πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και τη σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναφέρθηκε ο πρόεδρος της Eurobank κ. Γιώργος Ζανιάς στην ομιλία του στο 25ο Συνέδριο
της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Επιπλέον, ο κ. Ζανιάς τόνισε ότι οι ελληνικές τράπεζες έχοντας αντιμετωπίσει με επιτυχία τα
προβλήματα της κρίσης, βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα
και την κερδοφορία τους.
Η τοποθέτηση του κ. Ζανιά
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για
την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες,
η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο
ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης
ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη
μετά την κρίση COVID
όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά
τα έτη 2021-2022 κατά λίγο περισσότερο από
14%.
Υπάρχουν
σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι
οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις
που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των
μνημονίων, τις επενδυτικές ευκαιρίες
που αναδείχτηκαν από την κρίση, το
τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα το οποίο
χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς
πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και
την σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία
της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα
αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η
επιστροφή της χώρας στην επενδυτική
βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα
το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική
περίπτωση χώρας».
Όπως

https://www.iefimerida.gr/oikonomia/zanias-ishyres-anaptyxiakes-prooptikes-elladas


https://www.iefimerida.gr/

 Publication date: 12/12/2023 11:31

 Similar Stats ranking (Greece): 12

 https://www.iefimerida.gr/oikonomia/zanias-ishyres-anaptyxiakes-prooptikes-elladas

ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι
τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα
της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες
βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των
κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, τα οποία βρίσκονται
πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους
όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι
πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της
χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους
διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων
ανοιγμάτων, αναμένεται να δώσουν
μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια.
Εξάλλου, τα δάνεια των ελληνικών τραπεζών
αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο
60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν την κρίση
βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί
όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε
μια παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία.
Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής
δεν έχει ακόμη ξεκινήσει να κινείται
με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του».
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους
επενδυτές
από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και
Οικονομικών
Κωστής Χατζηδάκης
στην κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η
Capital Link
στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Ειδήσεις σήμεραΑλλάζουν όλα στις μεταβιβάσεις ακινήτων: Σε μία μέρα με ΑΙ από 1η
ΙανουαρίουΦωτογραφία: Τα σκυλιά που σκότωσαν τη γυναίκα στη Θεσσαλονίκη – Τη
δάγκωσαν πάνω από 50 φορές«Λουκέτο» στο τουρκικό πρωτάθλημα μετά την γροθιά του
προέδρου της Ανκαραγκιουτσού στον διαιτητή του αγώνα με τη Ρίζεσπορ
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Τα μέτρα για τη βία, ο Μητσοτάκης και ο Dimon, το ορόσημο των κατασκευών, η ώρα
του ΟΤΕ και το διπλό σφυρί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Και αυτό γιατί δεν μπορείς να πάρεις παραπάνω μέτρα όταν τα έχεις πάρει από πριν όλα ή
σχεδόν όλα, αλλά δεν έχεις εφαρμόσει τίποτα ή σχεδόν τίποτα. «Εχουμε ίσως το πιο αυστηρό
πλαίσιο στην Ευρώπη αυτή τη στιγμή, ειδικά από τον Αύγουστο και μετά που δολοφονήθηκε ο
οπαδός στη Νέα Φιλαδέλφεια. Το θέμα είναι ότι δεν εφαρμόστηκαν ούτε από τις ομάδες αλλά κι
εμείς δεν τους ελέγξαμε για να διαπιστώσουμε τι έγινε και τι όχι», είπε με αρκετή δόση
ειλικρίνειας η πηγή μου στο Μ.Μ. και πρόσθεσε ότι «έστω και με καθυστέρηση θα το κάνουμε
με όλους τους τρόπους και με όλη την ένταση που απαιτείται μετά τα πρόσφατα γεγονότα».
Αποτέλεσμα;
-Από εκεί και πέρα οργανωμένες συμμορίες από χούλιγκαν, όπως όλοι γνωρίζουμε, υπάρχουν
παντού, σε όλες τις ομάδες, οπότε αν θέλουν να κάνουν κανονικά τη δουλειά τους οι
εισαγγελείς, η Δικαιοσύνη εν γένει αλλά και οι διωκτικές αρχές, μπορούν να το κάνουν εφόσον
λαμβάνουν και το μήνυμα από την πολιτική ηγεσία ότι δεν θα λειτουργήσει για να συγκαλύψει,
αλλά αντιθέτως για να ενθαρρύνει την εξάλειψή τους. Ας περιμένουμε όμως λίγους μήνες να
δούμε το αποτέλεσμα γιατί όλοι ξέρουμε πού ζούμε…
Κ. Μητσοτάκης, J. Dimon μαζί σε roadshow στη Νέα Υόρκη
-Η JP Morgan στα τέλη Ιανουαρίου (αν δεν κάνω λάθος στις 25 και 26/1/24) επιχειρεί για
πρώτη φορά ένα μεγάλο roadshow για το Ελληνικό Χρηματιστήριο στη Νέα Υόρκη. Την
πρόσκληση απευθύνει ο ισχυρότερος σήμερα τραπεζίτης στις ΗΠΑ, ο Jamie Dimon, ο οποίος
και θα δώσει το παρών στην εκδήλωση, στην οποία παρών φυσικά θα είναι ο Πρωθυπουργός,
ο οποίος και θα απευθυνθεί στους ξένους επενδυτές, ενώ βαλίτσες για τις ΗΠΑ ετοιμάζει η
πρώτη εθνική των εισηγμένων εταιριών που θα εκπροσωπηθεί σε ανώτατο επίπεδο. Λίγες
ημέρες πριν από τη συγκεκριμένη εκδήλωση στη Νέα Υόρκη, η Διεύθυνση Αναδυόμενων
αγορών της JP Morgan διοργανώνει στην Αθήνα ένα reverse road show φέρνοντας
Αμερικανούς αναλυτές και επενδυτές για να τους παρουσιάσει τις 4 τράπεζες και 8 εταιρίες (7
εισηγμένες και την Intrum).
Όλοι ευχαριστημένοι με την Ελλάδα
-Και να ολοκληρώσουμε τα νέα από την άλλη πλευρά του Ατλαντικού, λέγοντας πως
ολοκληρώθηκε και το συνέδριο της Capital Link, με τις πηγές της στήλης να αναφέρουν πως
πήγαμε καλά, καθώς όλοι εμφανίστηκαν ευχαριστημένοι με την Ελλάδα και τις προσπάθειες
που κάνουν Κυβέρνηση και επιχειρήσεις.
Ώρα ανακοινώσεων για Τσαμάζ στον ΟΤΕ
-Όλα δείχνουν πως μέσα στις επόμενες ημέρες θα έχουμε τις επίσημες ανακοινώσεις για την
παραμονή ή μη του Μιχάλη Τσαμάζ στο τιμόνι του ΟΤΕ. Έχουν γίνει ήδη οι σχετικές
προεργασίες και τελούμε εν αναμονή των σχετικών ενημερώσεων προς τα στελέχη και τους
εργαζομένους του Ομίλου. Τα στοιχήματα εντός και εκτός ΟΤΕ δείχνουν αλλαγή σκυτάλης
έπειτα από 13 ολόκληρα χρόνια, καθώς τον Νοέμβριο του 2010 ο Μ. Τσαμάζ είχε διαδεχθεί τον
Παναγιώτη Βουρλούμη, ο οποίος έβαλε τις βάσεις για να μετασχηματιστεί το πρώην κρατικό
μονοπώλιο στις τηλεπικοινωνίες. Ο Τσαμάζ παρέλαβε τη σκυτάλη και έγινε ο μακροβιότερος
πρόεδρος του Ομίλου υλοποιώντας έναν ευρύτατο μετασχηματισμό, τελευταία πράξη του
οποίου είναι η συγχώνευση ΟΤΕ/Cosmote. Σε περίπτωση αποχώρησής του, πέραν των
άλλων, θα προκύψουν δύο ερωτήματα: πρώτον, ποιο θα είναι το επόμενο επαγγελματικό του
βήμα και δεύτερον ποιος θα είναι ο διάδοχός του στον ΟΤΕ. Για το πρώτο υπάρχουν ήδη
φήμες αλλά δεν θα πρέπει να βιαζόμαστε, άλλωστε τυπικά η θητεία του ολοκληρώνεται τον
Ιούνιο του 2024. Για το δεύτερο, έχει αναφερθεί ευρέως στην αγορά πως στους πιθανούς
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αντικαταστάτες τους περιλαμβάνεται ένας κατά το παρελθόν στενός συνεργάτης του, ο Κώστας
Νεμπής, σημερινός επικεφαλής της Hrvatski Telekom, θυγατρικής εταιρείας της Deutsche
Telekom στην Κροατία.
Η ΑΜΚ στη Sky Express και τα «βαφτίσια» στη Λάρνακα
-Σε έκτακτη γενική συνέλευση που πραγματοποιήθηκε προ διμήνου, το δ.σ. της Sky Express
(Κρητικές Αεροπορικές Εκμεταλλεύσεις Α.Ε) αποφάσισε να προχωρήσει σε αύξηση μετοχικού
κεφαλαίου ύψους 1,5 εκατ. ευρώ με καταβολή μετρητών, η οποία και πιστοποιήθηκε.
Εκδόθηκαν 150 χιλιάδες νέες μετοχές και πλέον το μετοχικό της κεφάλαιο ανέρχεται σε 4,5
εκατ. ευρώ. Η Sky Express, που είδε πέρυσι τον τζίρο της να εκτοξεύεται στα 272 εκατ. ευρώ
(από 122 εκατ. το 2021) και τις ζημιές προ φόρων να μειώνονται στο 1,4 εκατ. ευρώ (από 3,7
εκατ.), αναμένει για το 2023 ακόμη καλύτερες επιδόσεις, ως αποτέλεσμα της σούπερ
τουριστικής χρονιάς στην Ελλάδα. Προς το παρόν η διοίκηση ετοιμάζεται για την τελετή
ονοματοδοσίας του Airbus A321neo που απέκτησε η εταιρεία και η οποία θα γίνει την επόμενη
εβδομάδα στη Λάρνακα, παρουσία του προέδρου της Κυπριακής Δημοκρατίας, Νίκου
Χριστοδουλίδη.
Κατασκευές: Έπιασαν το ορόσημο και εισπράττουν
-Το ποσό των 27, 5 εκατομμυρίων ευρώ θα εισπράξει η Ολυμπία οδός για την κατασκευή του
Πάτρα – Πύργος. Πρόκειται για την πληρωμή της 3ης δόσης της χρηματοδοτικής συμβολής του
Δημοσίου, που υπέγραψε τις προηγούμενες μέρες ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
Χρήστος Σταϊκούρας. Τα κονδύλια χορηγούνται στην κοινοπραξία του έργου, με την επίτευξη
ενός από τα ορόσημα που είναι η ολοκλήρωση του 25%. Το Πάτρα – Πύργος κατασκευάζεται
από τις εταιρείες Άκτωρ, ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ και ΑΒΑΞ με στόχο στο τέλος του χρόνου να έχει
ολοκληρωθεί το 30% του οδικού άξονα και να φτάσει το 40% την προσεχή Άνοιξη. Το
προηγούμενο διάστημα τα τρία τμήματα του αυτοκινητόδρομου εμφάνισαν σημαντικές
αποκλίσεις ως προς την πρόοδο κατασκευής, εξέλιξη που αποδίδεται στις μεγάλες
καθυστερήσεις που εμφάνιζε η εργολαβία του Άκτωρα. Το τελευταίο διάστημα, πληροφορίες
αναφέρουν ότι οι ρυθμοί έχουν αρχίσει να ομαλοποιούνται, ως αποτέλεσμα και της μετοχικής
αλλαγής της εταιρείας. Συνολικά, η χρηματοδοτική συμβολή του Δημοσίου για το οδικό έργο
που έχει ενσωματωθεί στην παραχώρηση της Ολυμπίας Οδού ανέρχεται σε 216,6 εκατομμύρια
ευρώ. Για το Πάτρα – Πύργος η κοινοπραξία έχει καταφύγει στη διαιτησία από τον περασμένο
Μάιο ζητώντας την αναθεώρηση του προϋπολογισμού του έργου λόγω αύξησης του κόστους
ενέργειας αλλά και των τιμών των υλικών. Το σχετικό αίτημα, το οποίο αποτιμάται σε
αποζημιώσεις έως και 90 εκατ. ευρώ είχε απορριφθεί από το Δημόσιο και είναι σε εξέλιξη η
διαιτησία μεταξύ των δύο πλευρών.
Και οι ασφαλιστές κατά Τσακλόγλου για τα ομαδικά συμβόλαια
-Έγραφα χθες για τις γκρίνιες που έχει ξεσηκώσει το νομοσχέδιο εμπνεύσεως Τσακλόγλου για
τα Ταμεία Επαγγελματικής Ασφάλισης (ΤΕΑ) και τη στρατιά τραπεζιτών, εφοπλιστών,
επιχειρηματιών που προσπάθησαν να προλάβουν το κακό προειδοποιώντας με στοιχεία και
επιχειρήματα την Κυβέρνηση για τις επιπτώσεις που θα έχει το συγκεκριμένο νομοσχέδιο.
Εκτός όμως από τα ΤΕΑ που διαλύει το νομοθέτημα Τσακλόγλου, έξαλλοι είναι και στις
ασφαλιστικές εταιρίες γιατί με το ετήσιο όριο 20% επί μισθού και εργοδοτικών εισφορών που
μπορεί να τοποθετεί κάποιος, διαλύει τα ομαδικά συμβόλαια των ασφαλιστικών εταιριών. Το
πώς ο Π. Τσακλόγλου κατάφερε να φτιάξει ένα νομοσχέδιο, που βάζει τους πάντες απέναντι
στην Κυβέρνηση, είναι αξιοθαύμαστο. Αλλά στην Ελλάδα δεν είναι η πρώτη φορά που στο
όνομα της αντιμετώπισης της φοροδιαφυγής διαλύουμε έναν κλάδο. Κάτι τέτοια σχέδια είχαν
ορισμένοι και στα χρόνια των μνημονίων και σήμερα η ελληνική επιχειρηματική κοινότητα ανθεί
σε Ελβετία, Λονδίνο, Μονακό Κύπρο κ.λπ.
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ΕΛΛΑΚΤΩΡ: Η Ιωάννα Δρέττα η νέα CEO της Reds
-Στη Reds καθήκοντα CEO αναλαμβάνει η Ιωάννα Δρέττα, σύζυγος του ξενοδόχου Γ. Ρέτσου.
Όσον αφορά τον όμιλο, η διοίκηση έκανε παρουσίαση στους αναλυτές την προηγούμενη
εβδομάδα στο Λονδίνο και η αγορά φαίνεται να πιστεύει ότι ο Αη Βασίλης θα έρθει φέτος
νωρίτερα, γι’ αυτό ανέβασε τη μετοχή πάνω από τα 2,3 ευρώ και την κεφαλαιοποίηση πάνω
από τα 823 εκατ. ευρώ. Η ΕΛΛΑΚΤΩΡ έχει ολοκληρώσει τη χρηματοοικονομική και λειτουργική
της αναδιάρθρωση. Επικεντρώνεται στην κερδοφόρο δραστηριότητα της ΑΚΤΩΡ
Παραχωρήσεις, στη διαχείριση απορριμμάτων μέσω της ΗΛΕΚΤΩΡ και στην ανάπτυξη
ακινήτων μέσω της Reds. Διατηρεί επίσης και ποσοστό 25% στην ΑΝΕΜΟΣ με το υπόλοιπο
75% να ανήκει στη Motor Oil.
Ο ΤΙΤΑΝ βλέπει MSCI
-Οι μεγάλοι θεσμικοί συμφώνησαν και αγόρασαν το νέο 5ετές ομόλογο 150 εκατ. ευρώ του
ΤΙΤΑΝα με επιτόκο 4,25% χωρίς να χρειαστεί Ενημερωτικό Δελτίο, road shows κ.λπ. Αμέσως
μετά η διοίκηση του ΤΙΤΑΝα ανακοίνωσε ότι ο φετινός κύκλος εργασιών θα ξεπεράσει τα 2,5
δισ. ευρώ και τα EBITDA θα είναι πάνω από 500 εκατ. ευρώ. Η αγορά φαίνεται να πιστεύει ότι
τα μεγέθη θα είναι ακόμη καλύτερα γι’ αυτό έστειλε τη μετοχή σε υψηλά 9 ετών και την
κεφαλαιοποίηση στα 1,61 δισ. ευρώ. Επόμενος στόχος της διοίκησης είναι η κεφαλαιοποίηση
των 2 δισ. ευρώ ώστε να διεκδικήσει με αξιώσεις τη θέση που της αρμόζει στο επόμενο
rebalancing του μεγάλου δείκτη MSCI τον Φεβρουάριο του 2024.
Η «άνεση επί ποδός» και το διπλό σφυρί
-Η Elite, με το σλόγκαν «άνεση επί ποδός», υπήρξε κατά το παρελθόν η μεγαλύτερη ελληνική
παπουτσοβιομηχανία, η οποία το 2008, μάλιστα βραβεύτηκε στο Vigevano της Ιταλίας ως μια
εκ των κορυφαίων επιχειρήσεων στον κλάδο της. Μια οικογενειακή εταιρεία που ξεκίνησε από
ένα απλό μαγαζί και από το 1976, με την εταιρική μορφή της, έζησε για χρόνια μέρες δόξας
στην αγορά, υπό τη διοίκηση του Δημήτρη Χριστοδουλάτου και του συνεταίρου του Νίκου
Ζαχαρά. Είναι χαρακτηριστικό ότι διέθετε παραγωγική δυναμικότητα περίπου 1.000.000
ζευγαριών γυναικείων υποδημάτων τον χρόνο, αλλά και δίκτυο 65 καταστημάτων, πολλά εκ
των οποίων είχαν αναπτυχθεί με τη μέθοδο του franchise. Το 2008 όμως, εκτός από τη
βράβευσή της, έμελλε να αρχίσει και η αντίστροφη μέτρηση δεδομένου ότι ξεκινούσε η «μαύρη
νύχτα» της οικονομικής κρίσης. Έτσι, η Elite ήταν ένα από τα πρώτα «θύματά» της, με τον
τζίρο να μειώνεται, τις υποχρεώσεις να αυξάνονται και τους δύο συνιδιοκτήτες να οδηγούνται
σε περιπέτειες. Τελικά η εταιρεία κηρύχθηκε επίσημα σε κατάσταση πτώχευσης το 2017, αλλά
οι περιπέτειες δεν τέλειωσαν. Έτσι, για τις 7 Φεβρουαρίου 2024 έχει προγραμματιστεί
πλειστηριασμός, με επισπεύδουσα την Intrum, που στρέφεται κατά των Δ. Χριστοδουλάτου και
Ν. Ζαχαρά και αφορά ακίνητο στην Κολοκυνθού, στη διασταύρωση των οδών Πτολεμαίου,
Θρασυμάχου και Ακράγαντος (όπου βρισκόταν και η έδρα της Elite ΑΒΕΕ Υποδημάτων), με
τιμή εκκίνησης 1.390.580 ευρώ. Θα προηγηθεί άλλο ένα σφυρί που στρέφεται κατά του Δ.
Χριστοδουλάτου και αφορά κατοικία στη Δροσιά. Ο πλειστηριασμός έχει προγραμματιστεί για
τις 24 Ιανουαρίου 2024, με επισπεύδουσα την doValue και αφορά ένα οικόπεδο, άρτιο και
οικοδομήσιμο, επιφάνειας 783 τ.μ. μαζί με το ακίνητο που διαθέτει δύο υπόγεια συνολικού
εμβαδού 463 τ.μ. και ισόγεια κατοικία επιφανείας 247,64 τ.μ. με καθιστικό, καθημερινό,
κουζίνα, τέσσερα υπνοδωμάτια, λουτρό, δύο W.C. Η τιμή εκκίνησης έχει οριστεί στις 888.000
ευρώ και είναι μάλιστα το τρίτος διαδοχικός πλειστηριασμός για το εν λόγω ακίνητο καθώς οι
προηγούμενοι ματαιώθηκαν ελλείψει πλειοδοτών.
Οι απατεώνες του διαδικτύου και οι “επιστροφές” της Εφορίας
-Ακάθεκτοι συνεχίζουν τη δράση τους οι κάθε λογής απατεώνες του διαδικτύου που με
χοντροκομμένα κόλπα προσπαθούν να «ψαρέψουν» αφελή θύματα. Έτσι λοιπόν από κάποιο
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μέιλ (ένα από τα εκατοντάδες) με τα στοιχεία HeIlenicGreek fabian@furnituremattressgallery.ca
μέσω getresponse-mail.com, δηλαδή… τρέχα-γύρευε, αποστέλλεται μήνυμα που αναφέρει τα
εξής ωραία: «Θα θέλαμε να σας ενημερώσουμε ότι η επιστροφή φόρου για το τρέχον
φορολογικό έτος είναι έτοιμη για είσπραξη. Προσπαθήσαμε να καταθέσουμε τα χρήματα στον
λογαριασμό σας, αλλά δεν έχουμε καταφέρει να βάλουμε ακόμα τον αριθμό λογαριασμού να
λειτουργήσει. Για να επιβεβαιώσετε το ποσό στον τρέχοντα λογαριασμό σας και την επιστροφή
φόρου σας, παρακαλούμε κάντε κλικ στον παρακάτω σύνδεσμο. Θα ξεκινήσουμε την
επεξεργασία της επιστροφής σας μόλις λάβουμε τις πληροφορίες που χρειαζόμαστε από εσάς.
Λάβετε υπόψη ότι τα χρήματα ενδέχεται να μην εμφανιστούν στον λογαριασμό σας για έως και
δύο ημέρες». Σημειώνεται μάλιστα ότι «εγγυόμαστε το απόρρητο των πληροφοριών που
υποβάλλετε και θα τις χρησιμοποιήσουμε μόνο για τη διεκπεραίωση της επιστροφής σας». Στο
μέιλ υπάρχει βεβαίως το σχετικό «παράθυρο» προκειμένου όσοι πειστούν ότι η Εφορία θέλει
να τους γυρίσει λεφτά να το πατήσουν, να βάλουν τα στοιχεία τους και στη συνέχεια… να δουν
τους λογαριασμούς τους άδειους. Για αυτό, προσοχή…
Οι 8 ελληνικές startups και οι επενδυτές του ΜΙΤ
-Αύριο Τετάρτη 13 Δεκεμβρίου, στον Δημόκριτο, είναι ο τελικός ή αλλιώς Demo Day του
StartSmart SEE (South Eastern Europe) Accelerator 2023, ένα σημαντικό γεγονός για τον
χώρο των startups στη Νοτιοανατολική Ευρώπη. Συγκεκριμένα, 8 ελληνικές νεοφυείς
επιχειρήσεις που προκρίθηκαν στον τελικό, θα έχουν την ευκαιρία να παρουσιάσουν τις ιδέες
τους στο επενδυτικό κοινό που έχει συγκεντρώσει το Massachusetts Institute of Technology
Enterprise Forum Greece. Πρόκειται για τις εταιρίες Bitloops, Digital Bites,
GamesWorldLeague, Moverse, OPTICV, Optimems, Orbito Travel, Rate Punk. Τους νικητές
ανακοινώνει και απονέμει τα βραβεία ο υπουργός ΕθΑ Νίκος Δένδιας. Το StartSmart SEE
συνεχίζει τη 10ετή επιτυχημένη πορεία του MIT Enterprise Forum Greece, έχοντας αναδείξει
πάνω από 200 startups από το 2013, με 70 από αυτές να συνεχίζουν να αναπτύσσονται και να
προσελκύουν σημαντικές επενδύσεις.
Οι μουσικές καρέκλες της Ευρώπης…
-Η Ισπανίδα Νάντια Καλβίνο επελέγη από τους Υπουργούς Οικονομικών της ΕΕ για να
αναλάβει τα ηνία της Ευρωπαϊκής Τράπεζας Επενδύσεων (ΕΤΕπ) από την 1η Ιανουαρίου
2024. Μια Ισπανίδα με δύναμη πυρός 500 δισ. ευρώ. Από το Παρίσι, ο Πρόεδρος Μακρόν
στηρίζει τον Ιταλό πρώην τραπεζίτη και πρώην πρωθυπουργό Μάριο Ντράγκι για τη θέση της
προεδρίας της Κομισιόν στη θέση της Γερμανίδας Φον ντερ Λάιεν. Την ίδια ώρα, κάποιοι
πιστεύουν ότι η επικεφαλής της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας Κριστίν Λαγκάρντ θα πρέπει
να είναι λιγότερο πολιτική και περισσότερο τραπεζίτης. Γι’ αυτό προτείνουν τη Λαγκάρντ για το
ΝΑΤΟ και στη θέση της έναν τραπεζίτη. Ταυτόχρονα όμως πρέπει να βρεθεί και μια θέση για
τον Ολλανδό -υπηρεσιακό πλέον- Πρωθυπουργό Μαρκ Ρούτε. Έρχονται οι Ευρωεκλογές και η
Ευρώπη θα πρέπει να εκπέμψει στους λαούς κάποια μηνύματα για τις αλλαγές που έρχονται…
Γι’ αυτό ξεκίνησε ο χορός με τις μουσικές καρέκλες.
Περιμένοντας τον τελευταίο χρησμό του Πάουελ για το 2024
-Σήμερα και αύριο συνεδριάζουν οι Αμερικανοί κεντρικοί τραπεζίτες για να πάρουν αποφάσεις
σχετικά με τα επιτόκια του δολαρίου. Θεωρητικά, οι κεντρικοί τραπεζίτες επιθυμούν και
επιδιώκουν σταθεροποίηση του πληθωρισμού στα επίπεδα του 2% με την ανάλογη
προσαρμογή των επιτοκίων. Το μεγάλο πρόβλημα ωστόσο στις ΗΠΑ δεν είναι οι τιμές, αλλά το
τεράστιο δημόσιο χρέος. Πριν από 20 χρόνια, ο λόγος χρέους προς το ΑΕΠ ήταν περίπου στο
50%. Ακόμη και στον Β’ Παγκόσμιο Πόλεμο ο λόγος χρέους προς ΑΕΠ των ΗΠΑ κορυφώθηκε
στο 106%. Σήμερα είναι στο 120%, δηλαδή σχεδόν 2,5 φορές από ό,τι πριν από τη μεγάλη
χρηματοπιστωτική κρίση του 2008. Το 2024, η Αμερικανική Κυβέρνηση για πρώτη φορά θα
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πληρώσει 1 τρισ. δολάρια μόνο για τόκους. Η λύση στο πρόβλημα του δημοσίου χρέους
βρίσκεται στην άνοδο του πληθωρισμού. Όπως και στην υπερχρεωμένη Ελλάδα, έτσι και στη
βαριά, χρεωμένη Αμερική ο πληθωρισμός σβήνει το χρέος.
- --.gr
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Οι 3 πυλώνες ανάπτυξης της Intrakat μετά το τέλος του Ταμείου Ανάκαμψης
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.Αλέξανδρος
Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη
από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια συζήτησης με θέμα τις
διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι Άλεξ Φωτακίδης (CVC),
Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και Δημήτρης
Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5 ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
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«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για του μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Ζανιάς: Ώθηση στη ζήτηση για δάνεια από τις προοπτικές της ανάπτυξης και τους
διακανονισμούς των servicers
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
#Eurobank #Capital Link #ελληνικές τράπεζες Newsroom 12/12/2023 10:45 ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ
«Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια». Αυτό ανέφερε από το βήμα
του συνεδρίου της Capital Link στη Νέα Υόρκη ο πρόεδρος της Eurobank κατά τη διάρκεια της
ομιλίας του. 
Μεταξύ άλλων, ο Γιώργος Ζανιάς αναφέρθηκε στην ελληνική οικονομία και στον ανοδικό κύκλο
που έχει ανοίξει, ενώ όπως τόνισε όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πηγαίνουν καλά. 
Αναλυτικά η ομιλία του προέδρου της Eurobank:
 «Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία
η οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές. 
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
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Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του».
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Β. Καραμούζης (Εθνική): Μπαράζ επενδύσεων στην Ελλάδα έως το 2030
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O κύριος Βασίλειος Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα
“LARGE PROJECTS TRANSFORMING GREECE” στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα
Υόρκη ανέφερε:
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Αλέξανδρος Εξάρχου: «Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των
τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.  
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Linkκαι το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια συζήτησης
με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
ΆλεξΦωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και
Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (Reed
Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της WinexInvestments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Καιυπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση –και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ–, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partnerτης Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της ΠαγκρήτιαςΤράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της AtticaBank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδοθεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.  
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.  
Tags: ΙΝΤΡΑΚΑΤ
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Χατζηδάκης καλεί Αμερικανούς επενδυτές: «Έχουμε σωστό μείγμα οικονομικής
πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H INTRAKAT  προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα
έχουν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού
κλάδου θα έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας,
στην εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων
και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου , μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Νέα Υόρκη: Πρόσκληση Χατζηδάκη σε νέους επενδυτές από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έρθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός, συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας
με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον
δημοσιογράφο του CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και
τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της
Ευρώπης.
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Πρόσκληση Κ. Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
«Έχουμε σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα»
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
ΑΠΕ
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: Η καλύτερη
συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο.
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
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πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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ΜΕΝΟΥ Πρόσκληση Χατζηδάκη σε Αμερικανούς για νέες επενδύσεις – «Δεν θα
σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε» ΑΦΜ: 041910663 | ΔΟΥ ΚΑΡΠΕΝΗΣΙΟΥ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds. Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για
θέματα ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων
Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman
Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
www.ertnews.gr
Διαβάστε περισσότερα… Read More
e-mail: [email protected] | Τηλ.: 2237080901
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Ανοιγμα Χατζηδάκη σε Αμερικάνους επενδυτές να επιλέξουν την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Του Δημήτρη Καραγιάννη
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη. 
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
 Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας
με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Καραμούζης (Εθνική): Η Ελλάδα στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά
και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς, τόνισε μιλώντας στο Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων, τόνισε ο Βασίλειος
Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής
Τράπεζας, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα “LARGE PROJECTS
TRANSFORMING GREECE” στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη .
Ενδεικτικά , ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών σε οδικά δίκτυα,
αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής μετάβασης είναι σε
εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data centers, στον κλάδο
των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα
τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να διατηρήσει τη δυναμική του,
ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία προάγουν την
ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό
κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για αποθήκευση και
μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού & υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -σημείωσε- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί μεγάλη
εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς, στοιχεία που διαθέτει
η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική κατάσταση και το
εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα επιλογής για την
υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε Αμερικανούς για νέες επενδύσεις στην Ελλάδα: Σειρά
επαφών με στελέχη τραπεζών και επενδυτικών funds
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds. Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για
θέματα ενέργειας με τον κ. Pyatt.
Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley, Lazard
Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital
Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Πηγή: ertnews
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Υψηλές επαφές Χατζηδάκη στη Νέα Υόρκη - Πρόσκληση σε μεγάλους επενδυτές από τις
ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση σε περισσότερους επενδυτές από τις ΗΠΑ απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και
Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην ομιλία που εκφώνησε τη Δευτέρα, στο 25ο Invest in
Greece Forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα Υόρκη. 
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
«Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική
ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από
την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε
αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή» είπε ο υπουργός.
Την ομιλία του Κωστή Χατζηδάκη άκουσαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας Τζέφρι Πάιατ, και o δισεκατομμυριούχος μεγαλοεπενδυτής Τζιν
Πόλσον. Ο υπουργός είχε σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds. Συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον Τζέφρι Πάιατ και συναντήθηκε με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays. 
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστος
Σταϊκούρας, Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός
Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης Τσάκωνας. 
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο Κωστής Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον
δημοσιογράφο του CNN, Ρίτσαρντ Κουέστ, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας
και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της
Ευρώπης.
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Β. Καραμούζης (Εθνική): Μπαράζ επενδύσεων στην Ελλάδα έως το 2030
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O κύριος Βασίλειος Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα
“LARGE PROJECTS TRANSFORMING GREECE” στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα
Υόρκη ανέφερε:
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Εξάρχου: H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης,
οι Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου
Κατσάμπα (Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ.
«Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί
τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο
ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του
κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το
αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας.
Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού,
που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και
ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα
δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον.
euro2day.gr
Tags ανανεώσιμες έργα Ιντρακάτ κατασκευαστικές κατασκευαστικός κλάδος κατασκευές ΣΔΙΤ
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Εξάρχου: H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου - ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου -.
«Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις - και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους
το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε
να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού
κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα
είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι - στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας.
Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού,
που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ. ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και
ικανά κεφάλαια ώστε να χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα
δεν έχουν πρόσβαση στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές.
«Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό
περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία
σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να
δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην
Ελλάδα» κατέληξε.
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Nέα Υόρκη: Συναντήσεις Χατζηδάκη με στελέχη από Nomura, Morgan Stanley, Goldman
Sachs και Barclays
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός, Κωστής Χατζηδάκης στην ομιλία του στη Νέα Υόρκη, ανέπτυξε τις θετικές
προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των
άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την
υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα
χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ακόμη, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Β. Καραμούζης (ΕΤΕ): Έως το 2030 δρομολογούνται 190 έργα υποδομής
ύψους 28 δισ. ευρώ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων», ανέφερε ο Βασίλειος
Καραμούζης, Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας
της Ελλάδος, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα «LARGE PROJECTS
TRANSFORMING GREECE» του 25ου Annual Capital Link Invest in Greece Forum.
Συγκεκριμένα, ο κ. Καραμούζης ανέφερε ότι μέχρι το 2030 δρομολογούνται 190 έργα
υποδομών σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ. Στο σκέλος της
ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών
και data centers, ενώ στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω
επενδύσεις σε σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός
τουρισμός να διατηρήσει τη δυναμική του.
Στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται έργα τα οποία προάγουν την
ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό
κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων δικτύων υποδομών για αποθήκευση και
μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού και υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες. 
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα, ανέφερε χαρακτηριστικά: «Η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.  
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Τέλος, ανέφερε πως στη βάση αυτή η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί
μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς, στοιχεία που
διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική κατάσταση και
το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα επιλογής για την
υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Αναμένεται ώθηση στη ζήτηση για δάνεια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες
εθνικές αρχές, τόνισε ο Γ. Ζανιάς
Radar Team
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων, υπογράμμισε ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, στην ομιλία του στο
συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Όπως είπε ο κ. Ζανιάς, «για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή
Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού
1,1% στην Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια
γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη
2021-2022 κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος.
Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη με πολλές τραπεζικές γνώσεις και
είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των
Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με
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αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική
κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας
από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις
τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του», κατέληξε ο τραπεζίτης.
Διαβάστε ακόμη:
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε Αμερικανούς να επενδύσουν στην Ελλάδα - ''Δεν θα
σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια''
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Parapolitika Newsroom
Ο Κωστής Χατζηδάκης ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο Κωστής Χατζηδάκης ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο
ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Κωστής Χατζηδάκης: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής»
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο Κωστής Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών
και επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Διαβάστε ακόμα: Γιατί ο Μητσοτάκης πήρε πάνω του την προβολή της χώρας στους επενδυτές
- Στόχος η επανένταξη του Χρηματιστηρίου στις αναπτυγµένες αγορές
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
TAGS:
Κωστής Χατζηδάκης
Ελληνική οικονομία
Επενδυτές
ΑΜΕΡΙΚΗ
ΗΠΑ
Ακολουθήστε τα parapolitika.gr στο Google News για άμεση και έγκυρη ενημέρωση.
Ακολουθήστε μας στο facebook
Ακολουθήστε μας στο twitter
Ακολουθήστε μας στο Instagram
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Εξάρχου (Intrakat): Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50
ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
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και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
Tagsintrakattop2Εξάρχου
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Καραμούζης (ETE): Μπαράζ επενδύσεων στην Ελλάδα ως το 2030
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το παρών στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη έδωσε Γενικός
Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος,
Βασίλειος Καραμούζης.
O κ. Καραμούζης, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα «LARGE PROJECTS
TRANSFORMING GREECE» ανέφερε:
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Χατζηδακης: Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα - Στην κορυφή της ατζέντας η ενέργεια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε, με βάση σχετική ανακοίνωση, ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής
Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που
διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Εξάρχου από Capital Link: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των
τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM IEFIMERIDA.GR
12/12/2023  10:52
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς.
Οταν θα έχουν ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του
κατασκευαστικού κλάδου θα έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην
αγορά της Ρουμανίας, στην εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και
των Παραχωρήσεων και στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες
πηγές εσόδων για το μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου τραπεζικού πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
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στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Capital Link – Εξάρχου: Η ελληνική οικονομία, βρίσκεται στην καλύτερη συγκυρία των
τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Από Ε.Δ.
“H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς. Οταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον”.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024 και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6 δισ.
ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και στην
ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.<p>Πηγή: <a target=”_blank”
href=”https://www.iefimerida.gr”>iefimerida.gr</a> – <a target=”_blank”
href=”https://www.iefimerida.gr/oikonomia/exarhoy-i-kalyteri-sygkyria-gia-tin-elliniki-oikonomia-ton-teleytaion-50-eton”>Εξάρχου
από Capital Link: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών –
iefimerida.gr</a></p>
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Ποιες είναι οι προτεραιότητες για τον εκσυγχρονισμό των μεταφορών στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της
ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών κ.
Χρήστος Σταϊκούρας, στο επενδυτικό συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Πηγή: 4troxoi.gr
Facebook Twitter Pinterest Email Σχόλια
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link
στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital
Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Ζανιάς (Eurobank): Πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους οι ελληνικές
τράπεζες με γρήγορη βελτίωση
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Όταν πηγαίνει η οικονομία καλά, πηγαίνουν και οι τράπεζες καλά, δήλωσε από το βήμα του
25ου Annual Capital Link_Invest in Greece Forum | Accelerating Investments for Sustainable
Growth, στις ΗΠΑ, ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Π. Ζανιάς.
 
Ο κ. Ζανιάς τόνισε πως οι ελληνικές τράπεζες «βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των
κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία βρίσκονται πολύ κοντά
στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως
ιδιωτικές».
Ο πρόεδρος της Eurobank επεσήμανε πως είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις
στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων
διακυβέρνησης.
Αναλυτικά, η ομιλία του Γ. Ζανιά, αναφέρει:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
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τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
Πηγή: insider.gr
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ΗΠΑ: Φόρουμ Capital Link με στόχο τις επενδύσεις στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
0
SHARES
ShareTweet
Η συζήτηση του Μιχάλη Ιγνατίου, ανταποκριτή της ιστοσελίδας μας Hellas Journal στο Λευκό
Οίκο, με την Άννα Λιβαθυνού και τον Γιώργο Κακούση στην Πρωινή Ζώνη του καναλιού
Action24, ήταν αφιερωμένη στο επενδυτικό φόρουμ της Capital Link με θέμα τις επενδύσεις
στην Ελλάδα. Ολοκληρώθηκε το βράδυ της Δευτέρας με αποχαιρετιστήριο δείπνο για τους
πιθανούς επενδυτές. Ήταν μεγάλη η συμμετοχή Αμερικανών και Ελλήνων, που ασχολούνται με
την οικονομία και την ενέργεια: υπουργοί, υφυπουργοί, επιχειρηματίες, τραπεζίτες, στελέχη
hedge funds.
ΤΟΥ ΜΙΧΑΛΗ ΙΓΝΑΤΙΟΥ
ΠΗΓΗ HELLAS JOURNAL
Ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης χαιρέτισε τους συνέδρους με γραπτό μήνυμα, με το
οποίο τους κάλεσε να αξιοποιήσουν την ευκαιρία, που προσφέρει η Ελλάδα. Το οικονομικό
περιβάλλον, τόνισε ο κ. Μητσοτάκης, είναι πλέον κατάλληλο και διαρκώς αναπτυσσόμενο.
Πρόσθεσε ότι “είναι η πέμπτη φορά που έχω την ευκαιρία να απευθυνθώ στο Φόρουμ ως
Πρωθυπουργός και, περισσότερο από κάθε άλλη φορά, είμαι πεπεισμένος ότι η Ελλάδα
βρίσκεται στο σωστό δρόμο”. “Είναι σταθερή πεποίθησή μου -όπως υποδηλώνει και ο τίτλος
του φετινού συνεδρίου- ότι τώρα είναι η στιγμή να επιταχυνθούν οι επενδύσεις για τη βιώσιμη
ανάπτυξη», είπε ο κ. Μητσοτάκης.
Επανέλαβε το ίδιο μήνυμα από την ομιλία του, το 2019. “Αυτή είναι η στιγμή να επενδύσετε
στην Ελλάδα. Έχουμε αποδείξει ότι μπορούμε να αλλάξουμε. Και μην έχετε καμία αμφιβολία:
Θα συνεχίσουμε στον ίδιο δρόμο της σταθερότητας, της συνέπειας και των μεταρρυθμίσεων.
Διότι αυτός είναι ο δρόμος που κάνει τη χώρα μας ισχυρότερη», είπε ο Πρωθυπουργός.
Πάντως, ήταν διάχυτος ο φόβος της διαφθοράς, που καλπάζει στην Ελλάδα. Για να πάνε οι
Αμερικανοί επιχειρηματίες στην Ελλάδα και να επενδύσουν, πρέπει να πειστούν ότι δεν θα
πέσουν θύματα των διεφθαρμένων. Έχουμε ήδη παραδείγματα επιχειρηματιών που έφυγαν
τρέχοντας από την Πατρίδα μας.
Ο υφυπουργός Εξωτερικών για θέματα ενεργειακών πόρων Τζέφρι Πάιατ δήλωσε
ικανοποιημένος επειδή συναντήθηκε ξανά με κυβερνητικά στελέχη από την Ελλάδα. Μίλησε για
την αναβάθμιση του ρόλου της Ελλάδας ως ενεργειακού κόμβου. Ο κ. Πάιατ αναφέρθηκε στον
σημαντικό ρόλο που έχει η Ελλάδα στην προώθηση της ενεργειακής ανεξαρτησίας, της
ενεργειακής μετάβασης και της ενεργειακής ασφάλειας. Όπως είπε, ως πρέσβης των ΗΠΑ
στην Αθήνα έδωσα ιδιαίτερη έμφαση στις διμερείς ενεργειακές μας σχέσεις. Υποστήριξα την
Αθήνα για να έχει ισχυρότερο ρόλο στα ενεργειακά. Σήμερα, η Ελλάδα και η Νοτιοανατολική
Ευρώπη παραμένουν προτεραιότητες», τόνισε, μεταξύ άλλων, ο κ. Πάιατ.
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Βασ. Καραμούζης: Υπάρχει πλήθος επενδύσεων στην Ελλάδα, αλλά σε περιβάλλον
υψηλών επιτοκίων και ενεργειακής αβεβαιότητας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μέχρι το 2030 στη χώρα δρομολογούνται πάνω από 190 έργα μόνο στο χώρο των υποδομών
ύψους 28 δισ. ευρώ, τονίζει ο Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της
Εθνικής Τράπεζας από το συνέδριο της Capital Link στη Ν. Υόρκη
O Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της
Ελλάδος, Βασίλειος Καραμούζης, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα “LARGE
PROJECTS TRANSFORMING GREECE” στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη
ανέφερε:
Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Πρόσκληση Κ. Χατζηδάκη σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα - «Έχουμε
σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
ΠΗΓΗ:ΑΠΕ
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Α. Εξάρχου: H Intrakat θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό έργων του
Ταμείου Ανάπτυξης
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O CEO της Intrakat μίλησε στο 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η καλύτερη
συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών» που πραγματοποιήθηκε στη
Νέα Υόρκη.
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
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επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Ο Χατζηδάκης συναντά στελέχη από Nomura, Morgan Stanley, Goldman Sachs και
Barclays
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση σε επενδυτές από τις ΗΠΑ να επενδύσουν στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός
Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο
Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο κ. Χατζηδάκης μιλώντας στη Νέα Υόρκη, ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας, την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και
τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης
που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως ανέφερε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού ήταν και ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Παράλληλα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Χατζηδάκης: «Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία
χρόνια»-Πρόσκληση σε Αμερικάνους επενδυτές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Εξάρχου: Τα σχέδια της Intrakat και ο ρόλος των ΑΠΕ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
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«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.

https://www.powergame.gr/epichirisis/564317/exarchou-ta-schedia-tis-intrakat-kai-o-rolos-ton-ape/


http://www.toxrima.gr/

 Publication date: 12/12/2023 11:06

 Similar Stats ranking (Greece): 67095

 link

O Αλέξανδρος Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: «Η
καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια)  να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
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του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Υψηλοί ρυθμοί ανάπτυξης στην Ελλάδα - Όταν η χώρα πάει καλά
και οι τράπεζες πάνε καλά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων», δήλωσε ο πρόεδρος της Eurobank Γιώργος Ζανιάς, στο πλαίσιο της
συμμετοχής του στο θεματικό πάνελ GREEK BANKING SECTOR - GROWTH &
DEVELOPMENT OUTLLOK του 25ου Annual Capital Link Invest in Greece Forum.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Στη συνέχεια, ο κ. Ζανιάς ανέφερε: «Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι
λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια
κατά τη διάρκεια των μνημονίων, τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το
τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη
δημοσιονομική συνέπεια και τη σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία
προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική
βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα
χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, συνέχισε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές. 
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχεται ο κ. Ζανιάς, την Eurobank, τόνισε
«υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές».
Στη συνέχεια τόνισε πως «είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση
των ελληνικών τραπεζών συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων
διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτούς του παρελθόντος».
Τέλος, σημείωσε: «Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη με πολλές
τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές εφαρμόζονται στη
σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου των τραπεζών
μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος.
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Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους
στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος
προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται
υπό την εποπτεία του».
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση σε Αμερικανούς επενδυτές για επενδύσεις στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, “Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή”.
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Ζανιάς – Eurobank: «Τελείωσε η περίοδος κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν
“ειδική περίπτωση”»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα
και την κερδοφορία τους, τα οποία βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους»
«Η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας
περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας», τόνισε
.κατά την τοποθέτηση του στο θεματικό πάνελ GREEK BANKING SECTOR – GROWTH &
DEVELOPMENT OUTLLOK του 25ου Annual Capital Link_Invest in Greece Forum –
Accelerating Investments for Sustainable Growth, ο Πρόεδρος της Eurobank,  Γιώργος Π.
Ζανιάς.
Ολόκληρη η τοποθέτηση του Προέδρου της Eurobank:
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
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Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.»
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Κωστής Χατζηδάκης: Πρόσκληση επενδυτών από τις ΗΠΑ στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός είχε σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών
funds στη Νέα Υόρκη
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link
στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Εξάρχου: Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών - Η
Intrakat ετοιμάζεται για την επόμενη μέρα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Αλέξανδρος Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα
Σχετικά Άρθρα
Αλέξανδρος Εξάρχου: Τα σχέδια για τον 5ο πυλώνα του τραπεζικού συστήματος – Θετικές οι
προοπτικές της ελληνικής οικονομίας
11/12/2023 - 10:16
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat, Αλέξανδρος
Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη
από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια συζήτησης με θέμα τις
διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι Άλεξ Φωτακίδης (CVC),
Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και Δημήτρης
Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο ρόλος των ΑΠΕ
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
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στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε  καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα  των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές  ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
www.bankingnews.gr
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε επενδυτές από ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα: Έχουμε
σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής και πολιτική σταθερότητα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια», τόνισε ο Κ. Χατζηδάκης
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης.
Ο κ. Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα 11/12 στο 25ο Invest in Greece forum
που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη, ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας, την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και
τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης
που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Σειρά επαφών
Επίσης, ο κ. Χατζηδάκης είχε σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt.
Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley, Lazard
Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital
Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Σημειώνεται ότι στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και
Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο
επικεφαλής του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
www.bankingnews.gr
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Εξάρχου από το 25o Invest in Greece Forum της Capital Link: Η καλύτερη συγκυρία για
την ελληνική οικονομία των τελευταίων 50 ετών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024 - Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
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επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
Διαβάστε ακόμη
5+1 παράγοντες που θα ανεβάσουν κι άλλο τις τιμές στα ακίνητα το 2024 (πίνακας + pics)
Μπρα ντε φερ για τα ορυκτά καύσιμα κατά την τελευταία ημέρα της COP28 για την κλιματική
αλλαγή (vid)
Πιτσιλής: Για διευκρινίσεις στην εφορία θα κληθούν περίπου 20.000 φορολογούμενοι
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Β. Kαραμούζης: Για να συνεχίσει την ανοδική πορεία η ελληνική οικονομία απαιτείται η
υλοποίηση σημαντικών έργων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τι είπε ο Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της
Ελλάδος στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα Υόρκη
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων». Αυτό είπε μεταξύ άλλων  ο
Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος,
Β. Καραμούζης,  στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα “LARGE PROJECTS TRANSFORMING
GREECE” ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δις ευρώ, στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η
εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων,
αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών
αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών
κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
Διαβάστε ακόμη
ΑΕΓΕΚ: Το «disaster story» και το σφυρί για οικόπεδο 4,5 στρεμμάτων στον Ωρωπό (pics)
ΔΕΗ: Βάζει «μπουρλότο» στην μπλε κιλοβατώρα με χρέωση 17,5 λεπτά για έναν χρόνο
Ερευνα: 5 συμπληρώματα που “υπόσχονται” μακροζωία
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Κ.Χατζηδάκης: «Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Προσκλητήριο Χατζηδάκη σε αμερικανούς επενδυτές για επενδύσεις στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη. Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, ενώ μίλησε για
την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων καθώς και τον
υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια. Οπως τόνισε στην ομιλία του στο
επενδυτικό forum, "στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής.
Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία, ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που
φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να
αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή".
Στην ομιλία του...
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Από τo Γραφείo Τύπου τoυ Υπουργείoυ Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών εκδόθηκε η
ακόλουθη ανακοίνωση:
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε επενδυτές από τις ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα: «Έχουμε
σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα.
Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Σχετικά Άρθρα
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital
Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Αναμένεται μεγαλύτερη ζήτηση για δάνεια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες
εθνικές αρχές», τόνισε ο πρόεδρος της Eurobank
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, ανέφερε ο πρόεδρος της
Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο θεματικό
πάνελ GREEK BANKING SECTOR – GROWTH & DEVELOPMENT
OUTLLOK του 25ου Annual Capital Link_Invest in Greece Forum. 
Μεταξύ άλλων, ο κ. Ζανιάς αποκάλυψε ότι «η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας βρίσκεται στη
διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές».
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link: 
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Ετσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
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βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
Ακολούθησε την Ημερησία στο Google News!
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Capital Link: Έτος ορόσημο για νέες επενδύσεις το 2024
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με την κοινή παραδοχή ότι η Ελλάδα έχει διανύσει μακρύ δρόμο την τελευταία τετραετία
ολοκληρώθηκε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ
Capital Link
Invest in Greece. Το συνέδριο που αισίως έκλεισε ένα τέταρτο του αιώνα, όπως αποδείχθηκε,
είχε μια ειδοποιό διαφορά από τα προηγούμενα: αναφέρθηκε σε μια χώρα που καμία σχέση
δεν έχει πια με αυτό που ήταν λίγα χρόνια νωρίτερα και συγκεκριμένα το 2019, καθώς είναι
πλέον «ορατή» στις ξένες αγορές και τους διεθνείς επενδυτές. Εξ ου και η φετινή συμμετοχή
ξεπέρασε κάθε προηγούμενο, καθώς τις εργασίες του παρακολούθησαν πάνω από 1.000
άτομα, τόσο από την Ελλάδα, όσο και από την Αμερική.
Στο μήνυμά του που αυτή τη φορά, λόγω έκτακτων πολιτικών συγκυριών, έφτασε σε γραπτή
μορφή, ο πρωθυπουργός, Κυριάκος Μητσοτάκης, κάλεσε τους επενδυτές να αυξήσουν τις
τοποθετήσεις τους στην Ελλάδα, με τη διαβεβαίωση ότι η χώρα θα συνεχίσει να πορεύεται
στον δρόμο της σταθερότητας, της συνέπειας και των μεταρρυθμίσεων.
Από την πλευρά του, ο πρόεδρος της Capital Link, Νίκος Μπορνόζης, χαιρέτισε τη μαζική
προσέλευση, επισημαίνοντας η θετική συγκυρία, με την απόκτηση της επενδυτικής βαθμίδας
από την Ελλάδα, γεγονός που θα προσελκύσει το ενδιαφέρον περισσότερων επενδυτών.« Το
σημερινό συνέδριο, παραδοσιακά, είναι ένα διεθνές συνέδριο για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη,
το οποίο διοργανώνεται μαζί με τα Χρηματιστήρια Αθηνών και Νέας Υόρκης και μεγάλες
διεθνείς τράπεζες», είπε ο κ. Μπορνόζης.
Διαβάστε περισσότερα στο --
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Προσκλητήριο για επενδύσεις ΗΠΑ στην Ελλάδα του Χατζηδάκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
 Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας
με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Εξάρχου: H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Intrakat θα επιδιώξει αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024.
Κινήσεις σε ΑΠΕ, Ρουμανία και παραχωρήσεις. Τα σχέδια για τον πέμπτο τραπεζικό πυλώνα.
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας , στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον. Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith). Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε
σημαντικό αριθμό έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά
1 δισ. ευρώ με 1,5 δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται
να περάσει τα 6 δισ. ευρώ . Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη
Ρουμανία, καθώς και στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς
εταίρους για τις ΑΠΕ και ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα.
Για εμάς είναι πολύ σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε
κερδοφόρες δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει
ολοκληρωθεί αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο»
τόνισε. Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην
ανάπτυξη της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε
προσελκύσει αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments , όταν η τελευταία διερευνούσε να
επενδύσει στον κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την
επένδυση -και μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα
600 εκατ. ευρώ, το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών
ύψους 1 δισ. ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των
μεγαλύτερων κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα. Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings ) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος « Ηρακλής » για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών. «Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
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πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “ καθαρή ” αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε. Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η
πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο – τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Ζανιάς (Eurobank): Αναμένεται μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων», επεσήμανε ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, στο πλαίσιο της
συμμετοχής του στο θεματικό πάνελ GREEK BANKING SECTOR – GROWTH &
DEVELOPMENT OUTLLOK του 25ου Annual Capital Link_Invest in Greece Forum |
Accelerating Investments for Sustainable Growth.
Και συνέχισε: «Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή
προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην
Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη
ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022
κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές».
«Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος.
Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους
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στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος
προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται
υπό την εποπτεία του», κατέληξε ο κ. Ζανιάς.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια» είπε 0 υπουργός
Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του στο 25ο Invest in
Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital
Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Αλ. Εξάρχου (Intrakat): «Η καλύτερη συγκυρία για την ελληνική οικονομία των
τελευταίων 50 ετών»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις
επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα».
H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Αυτό επισήμανε ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. και Διευθύνων Σύμβουλος της Intrakat, κ.
Αλέξανδρος Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε
στη Νέα Υόρκη από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια
συζήτησης με θέμα τις διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι
Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE)
και Δημήτρης Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα
(Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε.
Ο επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη
της Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει
αρχικά το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της Άκτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις.
«Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν
πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica Bank και η Παγκρήτια) να
επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση της Attica Bank εισηγήθηκε
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στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο για την ανάπτυξή τους. Και
αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση
του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους,
και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα των δύο τραπεζικών οργανισμών.
«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε πραγματικότητα και αυτό προσφέρει
σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα
υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων), εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η
συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα
μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η
νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες
Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και
συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ. Εξάρχου.
Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα. «Η νέα
τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά στοιχεία
8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε.
Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε, επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η Ελληνική
Κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν
ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο –
τρία χρόνια, η Ελληνική Κυβέρνηση θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον
και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50
ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος
πυλώνας θα είναι μία σημαντική στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η Κυβέρνηση έχει τη χρυσή
ευκαιρία να δημιουργήσει ένα φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή
στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση σε επενδυτές ΗΠΑ να επιλέξουν την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας σε ομιλία στο 25ο
Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα Υόρκη.
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα,
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του χθες Δευτέρα, στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link, στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού, παραβρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ειδικότερα, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε δε, με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν επίσης , οι υπουργοί Υποδομών και Μεταφορών ,
Χρήστος Σταικούρας ,Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του ΟΔΔΗΧ Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου, ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN, Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
TagsEurobanktop2Ζανιάς
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Ζανιάς (Eurobank): Ερχεται ώθηση στη ζήτηση για δάνεια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων, υπογράμμισε ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, στην ομιλία του στο
συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη. 
Οπως είπε ο κ. Ζανιάς, «για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή
Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού
1,1% στην Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια
γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη
2021-2022 κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος.
Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη με πολλές τραπεζικές γνώσεις και
είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των
Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με
αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική
κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας
από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις
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τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του», κατέληξε ο τραπεζίτης. 
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Share
Facebook
Twitter
LinkedIn
Pinterest
Email
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital
Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Β. Καραμούζης (Εθνική): Μπαράζ επενδύσεων στην Ελλάδα έως το 2030
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά
και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς, στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, τόνισε ο
τραπεζίτης μιλώντας σε panel στη Νέα Υόρκη.
O κύριος Βασίλειος Καραμούζης , Γενικός Διευθυντής Εταιρικής και Επενδυτικής Τραπεζικής
της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο panel με θέμα
“LARGE PROJECTS TRANSFORMING GREECE” στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα
Υόρκη ανέφερε: Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές
σημαντικών διεθνών φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την
ανοδική της πορεία η οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων .
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται ~190 έργα υποδομών
σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ , στο σκέλος της ψηφιακής
μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών και data
centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις σε
σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες. Στην τρέχουσα συγκυρία, διαμορφώνεται η εξής
πολυπλοκότητα ανέφερε χαρακτηριστικά: «η εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα
πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων , αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος
ενέργειας, ενισχυμένου πληθωρισμού, και λοιπών αστάθμητων παραγόντων,
συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών εντάσεων και υγειονομικών κρίσεων. Παράλληλα, η
όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την «ανάπτυξη» απαιτείται να είναι βιώσιμη, καθότι
η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων και η ενίσχυση
της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες, επενδυτές,
εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση. Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η
χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και
προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς , στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με
εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής
δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και
ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link. 
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές. 
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link: 
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
 Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές. 
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
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βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital
Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Κ. Χατζηδάκης: Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Κ. Χατζηδάκης: Πρόσκληση σε αμερικανούς επενδυτές να έρθουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του, στο
25ο Invest in Greece forum τόνισε ότι η Ελλάδα θέλει επενδυτές.
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν στην Ελλάδα απηύθυνε ο
υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του τη
Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταΐκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Ζανιάς (Eurobank): Έπεται μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο 25th Annual Capital Link Invest in Greece, τοποθετήθηκε ο Πρόεδρος της Eurobank,
Γιώργος Ζανιάς, αναφερόμενος στην ελληνική οικονομία συνολικά, αλλά και στα επιτεύγματα
και σχέδια της τράπεζας, ιδίως στο πεδίο των δανείων, της κερδοφορίας και των εξαγορών.
Ακολουθει η ομιλία του κ. Ζανιά στο συνέδριο: "Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η
ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια
διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο της Ευρωζώνης. Ακολουθεί
δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια των μνημονίων. Έτσι, για
την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο
ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι σχετικά
υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση
COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο περισσότερο
από 14%.
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Προσκλητήριο Χατζηδάκη σε αμερικανούς επενδυτές για επενδύσεις στην Ελλάδα
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Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης, στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum, που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, ενώ μίλησε για την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων καθώς και τον
υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία, ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden, Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού, που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις «θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια».
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
 Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας
με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Ακολουθήστε το Money Review στο Google News
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Καραμούζης (Εθνική Τράπεζα): Απαραίτητα τα έργα για την ανοδική πορεία της
οικονομίας - Πολύπλοκο το επενδυτικό περιβάλλον
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ενδεικτικά, ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται περίπυο 190 έργα
υποδομών σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ
Σχετικά Άρθρα
Εθνική Τράπεζα: Διάθεση του προγράμματος χρηματοδότησης NBG Loan for
Entrepreneurship & Social Impact
11/12/2023 - 10:48
Με την υλοποίηση σημαντικών έργων συνέδεσε ο γενικός διευθυντής Εταιρικής και
Επενδυτικής Τραπεζικής της Εθνικής Τράπεζας, Βασίλειος Καραμούζης, τη συνέχιση της
ανοδικής πορείας της ελληνικής οικονομίας, υπογραμμίζοντας παράλληλα την πολυπλοκότητα
που διαμορφώνεται στην τρέχουσα συγκυρία.
«Η Ελλάδα έχει πλέον επανενταχθεί επιτυχώς στις επενδυτικές επιλογές σημαντικών διεθνών
φορέων με μακροπρόθεσμη στόχευση. Προκειμένου να συνεχίσει την ανοδική της πορεία η
οικονομία της χώρας, απαιτείται η υλοποίηση σημαντικών έργων» ανέφερε ο κ. Καραμούζης
στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο πάνελ με θέμα «LARGE PROJECTS TRANSFORMING
GREECE» στο 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum.
Ενδεικτικά ο κ. Καραμούζης ανέφερε ό,τι μέχρι το 2030 δρομολογούνται περίπου 190 έργα
υποδομών σε οδικά δίκτυα, αεροδρόμια και λιμάνια ύψους 28 δισ. ευρώ, στο σκέλος της
ψηφιακής μετάβασης είναι σε εξέλιξη έργα εκατοντάδων εκατομμυρίων για δίκτυα οπτικών ινών
και data centers, στον κλάδο των τουριστικών υποδομών απαιτούνται περαιτέρω επενδύσεις
σε σύγχρονα και βιώσιμα τουριστικά καταλύματα, προκειμένου ο Ελληνικός τουρισμός να
διατηρήσει τη δυναμική του, ενώ στο επίκεντρο του επενδυτικού ενδιαφέροντος βρίσκονται
έργα τα οποία προάγουν την ενεργειακή αυτονομία της Ελλάδας με απώτερο στόχο την
ανάδειξη της χώρας ως ενεργειακό κόμβο στην ευρύτερη περιοχή, συμπεριλαμβανομένων
δικτύων υποδομών για αποθήκευση και μεταφορά ηλεκτρικής ενέργειας φυσικού &
υγροποιημένου αερίου, καθώς και έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, αξιοποιώντας
υφιστάμενες και νέες τεχνολογίες.
Πολυπλοκότητα
Σύμφωνα με τον κ. Καραμούζη, στην τρέχουσα συγκυρία διαμορφώνεται η εξής
πολυπλοκότητα: η εν λόγω επενδυτική δραστηριότητα πραγματοποιείται σε ένα περιβάλλον
υψηλών επιτοκίων, αβεβαιότητας σε σχέση με το κόστος ενέργειας, ενισχυμένου
πληθωρισμού, και λοιπών αστάθμητων παραγόντων, συμπεριλαμβανομένων γεωπολιτικών
εντάσεων και υγειονομικών κρίσεων.
Παράλληλα, η όποια επενδυτική δραστηριότητα με στόχο την ανάπτυξη απαιτείται να είναι
βιώσιμη, καθότι η αναστροφή της κλιματικής κρίσης, η εξυγίανση των κοινωνικών ανισοτήτων
και η ενίσχυση της διαφάνειας κατά τα πρότυπα ESG αποτελεί προτεραιότητα για πελάτες,
επενδυτές, εποπτικές αρχές και την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Στη βάση αυτή, -ανέφερε καταληκτικά- η χρηματοδότηση επενδύσεων μεγάλης κλίμακας
απαιτεί μεγάλη εμπειρία, τεχνογνωσία αλλά και προσαρμογή στις συνθήκες της αγοράς,
στοιχεία που διαθέτει η Εθνική Τράπεζα, η οποία με εφαλτήριο την εξαιρετική της οικονομική
κατάσταση και το εξειδικευμένο στελεχιακό τής δυναμικό, συνεχίζει να είναι η Τράπεζα
επιλογής για την υλοποίηση μεγάλων ελληνικών και ξένων επενδυτικών εγχειρημάτων.
www.bankingnews.gr
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital
Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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25ο Συνέδριο Capital Link: Ο Κ. Χατζηδάκης απευθύνει «κάλεσμα» σε διεθνείς
επενδυτές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Από Ε.Δ.
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds. Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για
θέματα ενέργειας με τον κ. Pyatt.
Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley, Lazard
Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital
Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε νέους επενδυτές από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds στο
περιθώριο του 25ου Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital
Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε νέους επενδυτές από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds στο
περιθώριο του 25ου Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης
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Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν γραβάτες με την ελληνική σημαία όπως ο Κάρολος
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του
Capital Link.
Ανάμεσά τους ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ
στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ οι οποίοι εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό φακό φορώντας
και οι δύο γραβάτα με την ελληνική σημαία.
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλεψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια,
να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
Δείτε την ανάρτηση
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Προσκλητήριο Χατζηδάκη σε αμερικανούς να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Share
Tweet
Pin
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Share
Tweet
Pin
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Γ. Ζανιάς> Η επενδυτική βαθμίδα σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά
την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως “ειδική περίπτωση χώρας”
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
- H Eurobank έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις
Την πεποίθηση ότι οι ελληνικές τράπεζες βρίσκονται πλέον σε πολύ ελκυστικότερη και
πλεονεκτική θέση, αφήνοντας στο παρελθόν το κλίμα αβεβαιότητας, εξέφρασαν οι ομιλητές του
σχετικού πάνελ στο 25o επενδυτικό φόρουμ της Capital Link.
Τίτλος της συνεδρίας ήταν «Ο ελληνικός τραπεζικός τομέας – Μια ματιά στην ανάπτυξη και την
πρόοδο» (Greek Banking Sector – Growth and Development Outlook), κατά το οποίο
αναφέρθηκαν οι θετικές εξελίξεις στο ελληνικό τραπεζικό σύστημα και οι περαιτέρω προοπτικές
ανάπτυξής του, σε ένα ευνοϊκότερο περιβάλλον.
«Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές», ανέφερε, μεταξύ των άλλων, ο πρόεδρος του Δ.Σ. της Eurobank,
Γεώργιος Ζανιάς (George Zanias).
«Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως “ειδική περίπτωση χώρας”», τόνισε επίσης ο κ. Ζανιάς.
Διαβάστε ολόκληρη της τοποθέτηση του Προέδρου της Eurobank στο φόρουμ της Capital Link:
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως “ειδική περίπτωση χώρας”.
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
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την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος.
Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη με πολλές τραπεζικές γνώσεις και
είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των
Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με
αυτές του παρελθόντος.
Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους
στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος
προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται
υπό την εποπτεία του».
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Share
Facebook
Twitter
LinkedIn
Pinterest
Email
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
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έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε νέους επενδυτές από τις ΗΠΑ: «Έχουμε μια μοναδική
ευκαιρία»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών μίλησε στο 25ο Invest in Greece forum που
διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, στο 25ο Invest in Greece forum.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης
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Η Eurobank «Βλέπει» ώθηση στη ζήτηση για δάνεια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
37
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων, υπογράμμισε ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, στην ομιλία του στο
συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Οπως είπε ο κ. Ζανιάς, «για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή
Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού
1,1% στην Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια
γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη
2021-2022 κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Eurobank: Ανασυγκρότηση της Επιτροπής Ελέγχου
Αναπτυξιακοί παράγοντες
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Προοπτικές
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Πρωταγωνίστησε η Eurobank
«Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές», σημείωσε ο ίδιος.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος.
Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη με πολλές τραπεζικές γνώσεις και
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είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των
Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με
αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική
κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας
από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις
τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του», κατέληξε ο τραπεζίτης.
OT
Σχετικά
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Κ. Χατζηδάκης: Πόλος έλξης η Ελλάδα για αμερικανικές επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη.
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη. 
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Γ. Ζανιάς: Ώθηση στη ζήτηση για δάνεια δημιουργεί η οικονομική ανάπτυξη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια», τόνισε ο πρόεδρος της
τράπεζας.
Στην ανοδική πορεία που διανύει η ελληνική οικονομία η οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια
διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο της Ευρωζώνης αναφέρθηκε ο
πρόεδρος  της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο θεματικό
πάνελ Greek Banking Sector – Growth & Development outlook του 25ου Annual Capital Link
Invest in Greece Forum.
Όπως τόνισε στην ομιλία του, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή
Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού
1,1% στην Ευρωζώνη.
Αναλυτικά η ομιλία του:
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές. 
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
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τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του».
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε Αμερικανούς για νέες επενδύσεις: «Δεν θα σπαταλήσουμε
την πρόοδο που έγινε»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
επενδύσειςΗΠΑΚωστής Χατζηδάκης
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Ζανιάς (Eurobank): Πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους οι ελληνικές
τράπεζες με γρήγορη βελτίωση
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο πρόεδρος της Eurobank επεσήμανε πως είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις
στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων
διακυβέρνησης.
Όταν πηγαίνει η οικονομία καλά, πηγαίνουν και οι τράπεζες καλά, δήλωσε από το βήμα του
25ου Annual Capital Link_Invest in Greece Forum | Accelerating Investments for Sustainable
Growth, στις ΗΠΑ, ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Π. Ζανιάς.
Ο κ. Ζανιάς τόνισε πως οι ελληνικές τράπεζες «βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των
κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία βρίσκονται πολύ κοντά
στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως
ιδιωτικές».
Ο πρόεδρος της Eurobank επεσήμανε πως είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις
στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων
διακυβέρνησης.
Αναλυτικά, η ομιλία του Γ. Ζανιά, αναφέρει:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
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υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Κωστής Χατζηδάκης
Επενδύσεις
Capital Link
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Κλείσιμο
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Ειδήσεις σήμερα
Αλλάζουν όλα στις μεταβιβάσεις ακινήτων: Σε μία μέρα με ΑΙ από 1η Ιανουαρίου
Φωτογραφία: Τα σκυλιά που σκότωσαν τη γυναίκα στη Θεσσαλονίκη - Τη δάγκωσαν πάνω
από 50 φορές
«Λουκέτο» στο τουρκικό πρωτάθλημα μετά την γροθιά του προέδρου της Ανκαραγκιουτσού
στον διαιτητή του αγώνα με τη Ρίζεσπορ
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Χατζηδάκης με Πάιατ και Πόλσον στη Νέα Υόρκη: Νέα πρόσκληση για περισσότερες
αμερικανικές επενδύσεις Χατζηδάκης με Πάιατ και Πόλσον στη Νέα Υόρκη: Νέα
πρόσκληση για περισσότερες αμερικανικές επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Θέματα ενέργειας στο τετ α τετ με τον πρώην αμερικανό πρεσβευτή στην Αθήνα. Επαφές με
στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point
72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital,
Αmbrosia Capital και Barclays Θέματα ενέργειας στο τετ α τετ με τον πρώην αμερικανό
πρεσβευτή στην Αθήνα. Επαφές με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
«Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής», ανέφερε
χαρακτηριστικά κατά την σομιλία του στο επενδυτικό forum, «Εχουμε μια μοναδική ευκαιρία.
Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη,
πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι
να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού Οικονομικών παρευρέθηκαν ο πρώην πρεσβευτής των ΗΠΑ στην
Ελλάδα και νυν υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, Τζέφρι Πάιατ, όπως και o
δισεκατομυριούχος μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον (με την ήδη σημαντική επενδυτική
παρουσία στη χώρα μας).
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο Αμερικανός ΥΦΥΠΕΞ, αρμόδιος για θέματα Ενεργειακών Πόρων, Τζέφρυ Πάιατ, κατά την
ομιλία του στο επενδυτικό φόρουμ της Capital Link στον πολυχώρο Metropolitan Club, στο
Μανχάταν, 11 Δεκεμβρίου 2023. Φωτογραφία: «Ε.Κ.»/Χριστόδουλος Αθανασάτος
Με τον κ. Πάιατ (φωτογραφία πάνω) ο  υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας και για θέματα ενέργειας. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων
Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman
Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Ρίτσαρντ Κουέστ, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Ακολουθήστε το Protagon στο Google News
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Γ. Ζανιάς (Eurobank): Η ζήτηση για δάνεια θα αυξηθεί
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της Ελλάδας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια, εκτίμησε ο
πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, μιλώντας στο Invest In Greece Forum της Capital
Link.
«Όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά», σημείωσε ο κ. Ζανιάς και πρόσθεσε ότι
οι τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Αναλυτικά η τοποθέτηση του κ. Ζανιά στο συνέδριο της Capital Link:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά
την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
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έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του.
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Κ. Χατζηδάκης: Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη. 
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. 
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
 Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας
με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Ζανιάς (Eurobank): Ερχεται ώθηση στη ζήτηση για δάνεια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων, υπογράμμισε ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, στην ομιλία του στο
συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη. 
Οπως είπε ο κ. Ζανιάς, «για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή
Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού
1,1% στην Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια
γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη
2021-2022 κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος.
Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη με πολλές τραπεζικές γνώσεις και
είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των
Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με
αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική
κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας
από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις
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τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του», κατέληξε ο τραπεζίτης. 
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«Κάλεσμα» Χατζηδάκη στους διεθνείς επενδυτές από το 25ο Συνέδριο της Capital Link
στην Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM IEFIMERIDA.GR
12/12/2023  10:03
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης
στην κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που
διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο
ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα
βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα
σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική
σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να
πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών
τραπεζών και επενδυτικών funds. Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας και για θέματα ενέργειας με τον κ. Pyatt.
Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley, Lazard
Asset Management, Point 72 Asset Management,
Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και
Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και
Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος
Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης
Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον
δημοσιογράφο του CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της
οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική
έκπληξη της Ευρώπης.
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Γ. Ζανιάς: «Η ελληνική οικονομία διανύει μια ανοδική πορεία»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
O Γιώργος Π. Ζανιάς, Πρόεδρος της Eurobank μιλώντας στο θεματικό πάνελ GREEK
BANKING SECTOR – GROWTH & DEVELOPMENT OUTLLOK του 25ου Annual Capital
Link_Invest in Greece Forum | Accelerating Investments for Sustainable Growth εξέφρασε την
αισιοδοξία του για την ελληνική οικονομία.
Στο 25ο Annual Capital Link_Invest in Greece Forum | Accelerating Investments for
Sustainable Growth έδωσε το παρών ο Πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Π. Ζανιάς, όπου
τοποθετήθηκε στο θεματικό πάνελ GREEK BANKING SECTOR – GROWTH &
DEVELOPMENT OUTLLOK. 
Αναλυτικά η τοποθέτηση του:
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων.
Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν
μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι
σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη, μετά
την κρίση COVID, όταν η οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο
περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες, οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό.
Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις
αρμόδιες εθνικές αρχές.
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Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος.
Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους
στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος
προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται
υπό την εποπτεία του.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια», τονίζει ο υπουργός
Οικονομικών
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έρθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
 Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας
με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
 
Ακολούθησε την Ημερησία στο Google News!

https://www.imerisia.gr/oikonomia/85221_hatzidakis-prosklisi-kai-se-alloys-amerikanoys-ependytes-na-ependysoyn-stin-ellada


https://one-news.gr/

 Publication date: 12/12/2023 10:26

 link

Πρόσκληση Χατζηδάκη σε Αμερικανούς για νέες επενδύσεις – «Δεν θα σπαταλήσουμε
την πρόοδο που έγινε»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds. Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για
θέματα ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων
Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman
Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε Αμερικανούς για νέες επενδύσεις – «Δεν θα σπαταλήσουμε
την πρόοδο που έγινε»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum «στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds. Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για
θέματα ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων
Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman
Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση σε Aμερικανούς επενδυτές- Ποιους συνάντησε στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε, με βάση σχετική ανακοίνωση, ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής
Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που
διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson. Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στο πλαίσιο του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Κωστής Χατζηδάκης: «Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία
χρόνια»!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
- Advertisement -
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε νέους επενδυτές από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μοιραστείτε το:
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης
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Ζανιάς (Eurobank): «Βλέπει» ώθηση στη ζήτηση για δάνεια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία ανέφερε στην ομιλία του στο συνέδριο
της Capital Link στη Νέα Υόρκη. 
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων, υπογράμμισε ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς, στην ομιλία του στο
συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Οπως είπε ο κ. Ζανιάς, «για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή
Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού
1,1% στην Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια
γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη
2021-2022 κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Eurobank: Ανασυγκρότηση της Επιτροπής Ελέγχου
Αναπτυξιακοί παράγοντες
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας.
Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην
επενδυτική βαθμίδα, η οποία σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία
η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως «ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Προοπτικές
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Πρωταγωνίστησε η Eurobank
«Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές», σημείωσε ο ίδιος.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος.
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Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη με πολλές τραπεζικές γνώσεις και
είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των
Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με
αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική
κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας
από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις
τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του», κατέληξε ο τραπεζίτης.
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Nέα Υόρκη: Συναντήσεις Χατζηδάκη με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Goldman Sachs  και Barclays
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός, Κωστής Χατζηδάκης στην ομιλία του στη Νέα Υόρκη, ανέπτυξε τις θετικές
προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των
άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την
υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα
χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ακόμη, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
To άρθρο Nέα Υόρκη: Συναντήσεις Χατζηδάκη με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Goldman Sachs  και Barclays δημοσιεύτηκε στο
NewsIT .
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Πρόσκληση Χατζηδάκη και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Προβολές: 9
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Ζανιάς (Eurobank): Έπεται μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο 25th Annual Capital Link Invest in Greece, τοποθετήθηκε ο Πρόεδρος της Eurobank,
Γιώργος Ζανιάς, αναφερόμενος στην ελληνική οικονομία συνολικά, αλλά και στα επιτεύγματα
και σχέδια της τράπεζας, ιδίως στο πεδίο των δανείων, της κερδοφορίας και των εξαγορών.
Ακολουθει η ομιλία του κ. Ζανιά στο συνέδριο:
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων. Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή
προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%, υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην
Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη
ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022
κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς», είπε αρχικά ο κ. Ζανιάς.
Πρόσθεσε, ότι «όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως
ίσως γνωρίζετε, υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη
Εξυπηρετούμενων Δανείων, έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις
ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές
κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της κερδοφορίας να προέρχεται από το
εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων
από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
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ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του»,
κατέληξε ο κ. Ζανιάς.
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Οι προτεραιότητες του Υπουργείου για μεταφορές και υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, ο Υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές. 
Συγκεκριμένα τα έργα που βρίσκονται σε εξέλιξη είναι: 
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του
2024.Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το
πρώτο εξάμηνο του 2024.Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται
να ολοκληρωθεί το 2025.Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες
εβδομάδες του 2024.O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου
προχωρούν.Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.Οι αυτοκινητόδρομοι
Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.Ο οδικός άξονας
Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον Πρωθυπουργό, άρχισε να
κατασκευάζεται.Δέκα μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής σημασίας.
Όσον αφορά στην χρηματοδότηση τους βρίσκονται σε εξέλιξη σχετικές πρωτοβουλίες για την
εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
Σχετικά με την αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες περιοχές,
με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας βασική προτεραιότητα
της κυβέρνησης είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι γέφυρες.
Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
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ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες. Εκτιμάται επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των
επιθυμητών επιπέδων υψηλής ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική
συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
Υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό σιδηρόδρομο
Η στρατηγική αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος του
ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζεται η συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Επιπλέον προωθείται το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και  εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών
ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία
με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της Αλεξανδρούπολης.
Ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων
Ήδη έχει δρομολογηθεί η προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και
Θεσσαλονίκη, μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε Αμερικανούς να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Tζέφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
 
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια» τόνισε ο υπουργός
Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στο 25ο Invest in Greece forum
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις Ηνωμένες Πολιτείες να έλθουν να επενδύσουν
στην Ελλάδα απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην
κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link
στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την αύξηση των
εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε
σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα
επόμενα χρόνια.
Στα σκαριά το εθνικό επενδυτικό ταμείο – Νέα σελίδα για το Υπερταμείο
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum: «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Μπάιντεν, κ. Τζόφρι Πάιατ, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Πάιατ. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταϊκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Τέλος, στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στο CNN,
τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού
που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Χατζηδάκης: Κάλεσμα σε Αμερικανούς επενδυτές από το συνέδριο της Capital Link στη
Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
#Κωστής Χατζηδάκης #Capital Link #Επενδυτές Newsroom 12/12/2023 09:58 ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
 Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας
με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταiκούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα – Κ.
Χατζηδάκης: «Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έχει γίνει»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Facebook Twitter
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
 
 
«Ο ΣΥΡΙΖΑ είναι "το κόκκινο ανθρωπάκι που χρήματα μοιράζει στον κοσμάκη!". Μόνο που ο
Γιώργος Κατρούγκαλος αποκάλυψε άθελά του από πού προέρχονται [...]
Η Πρόεδρος του ΕΒΕΑ, κα Σοφία Κουνενάκη Εφραίμογλου, με αφορμή την αναβάθμιση της
πιστοληπτικής ικανότητας της Ελλάδας από τον οίκο Standard and [...]
Το φιλόδοξο σχέδιο των 300 δισεκατομμυρίων ευρώ που παρουσίασε η πρόεδρος της
Κομισιόν Ούρσουλα φον ντερ Λάιεν βασίζεται σε τρεις άξονες: Στην εισαγωγή περισσότερου
[...]
«Χωρίς καμία αμφιβολία, σε ένα αβέβαιο μέλλον και με τις κρίσεις να διαδέχονται η μια την
άλλη σε ευρωπαϊκό και παγκόσμιο επίπεδο, [...]
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ΧΑΤΖΗΔΑΚΗΣ Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
 Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας
με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan
Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel,
Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Πρόσκληση Κωστή Χατζηδάκη και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν
στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Post Views: 35
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Nέα Υόρκη: Συναντήσεις Χατζηδάκη με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Goldman Sachs  και Barclays
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός, Κωστής Χατζηδάκης στην ομιλία του στη Νέα Υόρκη, ανέπτυξε τις θετικές
προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των
άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την
υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα
χρόνια.
Όπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομμυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ακόμη, ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα
ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura,
Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs,
Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Προσκλητήριο Χατζηδάκη σε αμερικανούς να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τι είπε ο Κ. Χατζηδάκης στην ομιλία του στο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Μπαράζ επαφών με ξένους επενδυτικούς οίκους για τον υπουργό.
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη. Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την
εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο
ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που
προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια. Οπως τόνισε στην ομιλία του στο
επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια επανάσταση της κοινής λογικής.
Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα οικονομικής πολιτικής που φέρνει
αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη
χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την ιστορική αποστολή». Στην ομιλία
του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν υφυπουργός
Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt , και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson . Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα
στελέχη επενδυτικών τραπεζών και επενδυτικών funds. Ο υπουργός συζήτησε για τις
προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε
επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset
Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners,
Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays . Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι
υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος Σκυλακάκης , ο αναπληρωτής υπουργός
Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου
Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας . Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε
συνέντευξη στον δημοσιογράφο του CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της
οικονομίας και τη δυναμική ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική
έκπληξη της Ευρώπης.
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Οι 10 προτεραιότητες του Υπουργείου για μεταφορές και υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, ο Υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές. 
Συγκεκριμένα τα έργα που βρίσκονται σε εξέλιξη είναι: 
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του
2024.Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το
πρώτο εξάμηνο του 2024.Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται
να ολοκληρωθεί το 2025.Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες
εβδομάδες του 2024.O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου
προχωρούν.Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.Οι αυτοκινητόδρομοι
Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.Ο οδικός άξονας
Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον Πρωθυπουργό, άρχισε να
κατασκευάζεται.Δέκα μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής σημασίας.
Όσον αφορά στην χρηματοδότηση τους βρίσκονται σε εξέλιξη σχετικές πρωτοβουλίες για την
εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
Σχετικά με την αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες περιοχές,
με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας βασική προτεραιότητα
της κυβέρνησης είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι γέφυρες.
Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
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ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες. Εκτιμάται επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των
επιθυμητών επιπέδων υψηλής ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική
συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
Υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό σιδηρόδρομο
Η στρατηγική αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος του
ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζεται η συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Επιπλέον προωθείται το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και  εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών
ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία
με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της Αλεξανδρούπολης.
Ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων
Ήδη έχει δρομολογηθεί η προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και
Θεσσαλονίκη, μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
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Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, "Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή".
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ
ΗΠΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ (ΥΠΕΘΟ)
ΧΑΤΖΗΔΑΚΗΣ ΚΩΣΤΗΣ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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Ζανιάς (Eurobank): Ερχεται ώθηση στη ζήτηση για δάνεια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Εχοντας αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες
βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους,
τόνισε ο τραπεζίτης μιλώντας στη Νέα Υόρκη.
Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων, υπογράμμισε ο πρόεδρος της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς , στην ομιλία του στο
συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.  Οπως είπε ο κ. Ζανιάς, «για την τρέχουσα χρονιά,
και τις δύο επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%,
υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί
ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι
οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα , η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας». Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε
καλά. Έτσι, έχοντας αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές
τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την
κερδοφορία τους, τα οποία βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι
μισές συστημικές τράπεζες είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές. Οι πολύ καλές αναπτυξιακές
προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των προβληματικών δανείων από τους
διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων, αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση
στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή
αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο
ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια παρόμοια χώρα όπως η
Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη ξεκινήσει να κινείται με
γρήγορους ρυθμούς. Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank,
όπως ίσως γνωρίζετε, υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη
Εξυπηρετούμενων Δανείων, έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις
ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές
κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της κερδοφορίας να προέρχεται από το
εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων
από τις αρμόδιες εθνικές αρχές. Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη
βελτίωση των ελληνικών τραπεζών συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων
διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά
Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι
πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των
Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με
αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική
κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας
από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις
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τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του», κατέληξε ο τραπεζίτης.
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Ολοκληρώθηκε με επιτυχία το 25ο Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πέτρος Κασφίκης
12.12.2023 12:05
Οικονομία
Πέτρος Κασφίκης
Υπουργοί, επιχειρηματίες και τραπεζίτες συνέρρευσαν στη Νέα Υόρκη στο Metropolitan Club
με στόχο να επικοινωνήσουν τις θετικές αλλαγές που λαμβάνουν χώρα, τονώνοντας έτσι το
επενδυτικό ενδιαφέρον για την Ελλάδα.
Με τίτλο «Επιταχύνοντας τις Επενδύσεις για μια Βιώσιμη Ανάπτυξη» επέστρεψε το 25ο
συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» με τη συμμετοχή σημαντικών παράγοντων της
οικονομικής ζωής της Νέας Υόρκης. Πρόκειται για το μεγαλύτερο επενδυτικό συνέδριο
ελληνικού ενδιαφέροντος που πραγματοποιείται στις ΗΠΑ με στόχο τη προβολή της χώρας
μας στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το «Capital Link Invest in Greece Forum» πραγματοποιείται κάθε χρόνο ανεξάρτητα από τις
πολιτικές και οικονομικές συνθήκες που επικρατούν στη Ελλάδα. Το φετινό συνέδριο έλαβε
χώρα στον απόηχο της πρόσφατης ανάκτησης της επενδυτικής βαθμίδας που πέτυχε η
ελληνική οικονομία και του ευνοϊκότερου κλίματος που αυτή η εξέλιξη δημιουργεί για την
προσέλκυση επενδύσεων.
Υπουργοί, επιχειρηματίες και τραπεζίτες συνέρρευσαν στη Νέα Υόρκη στο Metropolitan Club
με στόχο να επικοινωνήσουν τις θετικές αλλαγές που λαμβάνουν χώρα, τονώνοντας έτσι το
επενδυτικό ενδιαφέρον για την Ελλάδα. Κοινός παρονομαστής στις τοποθετήσεις των ομιλητών
ήταν ότι οι ελκυστικές αποτιμήσεις αύξησαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών προς την
ελληνική αγορά. Σε αυτή την ευνοϊκή αλλαγή του κλίματος και της εικόνας της Ελλάδας στη
διεθνή επιχειρηματική κοινότητα στάθηκε ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών,
Κωστής Χατζηδάκης.
Όπως ανάφερε, «ήμουν εδώ 10 χρόνια νωρίτερα στο φόρουμ του ‘Capital Link’ και πιστέψτε με
η δουλειά μας τώρα είναι πολύ ευκολότερη γιατί τώρα υπάρχουν οι αποδείξεις. (Έχουμε) το
σωστό μίγμα οικονομικής πολιτικής, το οποίο δουλεύει και αποδίδει, και πολιτική σταθερότητα
από την άλλη πλευρά. Έχουμε ήδη μεγάλες αμερικανικές εταιρίες οι οποίες έχουν επενδύσει
στην Ελλάδα,Pfizer, Google, Microsoft, Amazon, Cisco. Είμαι βέβαιος ότι το μήνυμα που
στέλνει η Ελλάδα θα περάσει ακόμα περισσότερο, θα έρθουν και άλλες επενδύσεις στην
πατρίδα μας και αυτό είναι ένα θετικό νέο πρωτίστως για τους εργαζόμενους και τους άνεργους
στην Ελλάδα που θα βρουν νέες και καλύτερες δουλειές».
Πολλοί παράγοντες της αγοράς στάθηκαν στο γεγονός ότι παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις και
τη διεθνή αβεβαιότητα, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και τη
σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις. Όπως εκτίμησαν,
το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και οι δυνατές επιδόσεις
συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η ελληνική
οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Στο γραπτό μήνυμα που έστειλε ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης τόνισε τη συνέπεια
με την οποία η ελληνική κυβέρνηση έχει βαδίσει πάνω στον δρόμο της σταθερότητας και των
διαθρωτικών αλλαγών.
«Περισσότερο από κάθε άλλη χρονιά, είμαι βέβαιος ότι η Ελλάδα βρίσκεται στο σωστό δρόμο.
Πιστεύω ακράδαντα ότι – όπως υποδηλώνει ο τίτλος του φετινού συνεδρίου – τώρα είναι η
ώρα να επιταχύνουμε τις επενδύσεις για τη βιώσιμη ανάπτυξη. Επιτρέψτε μου, λοιπόν, να
επαναλάβω το μήνυμά που είχε εκπέμψει ήδη από το 2019: αυτή είναι η ώρα για να
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επενδύσετε στην Ελλάδα. Έχουμε αποδείξει ότι μπορούμε να αλλάξουμε. Και μην έχετε καμία
αμφιβολία: θα συνεχίσουμε στον ίδιο δρόμο σταθερότητας, συνέπειας και μεταρρυθμίσεων»,
σημείωσε ο Κυριάκος Μητσοτάκης στο μήνυμα του.
Από την πλευρά του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστος Σταϊκούρας, μίλησε για
τις προτεραιότητες της ελληνικής κυβέρνησης, παρουσιάζοντας τη πρόοδο της ελληνικής
οικονομίας και το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη.
Στο δήλωση του ο κ. Σταϊκούρας ανάφερε ότι «η ελληνική οικονομία αναπτύσσεται,
αναβαθμίζεται και ισχυροποιείται. Αυτό είναι τα αποτέλεσμα της σκληρής δουλείας των
πολιτών και της πολιτείας αλλά και της εφαρμογής τα τελευταία χρόνια μιας συνετούς
δημοσιονομικής πολιτικής αλλά και μιας υλοποίησης σημαντικών διαθρωτικών αλλαγών. Το
ίδιο εφαρμόζουμε και στο Υπουργείο Μεταφορών και Υποδομών έτσι ώστε να υλοποιήσουμε
έργα, τα οποία είναι προς ολοκλήρωση το
τελευταίο διάστημα, να βρούμε χρηματοδότηση για μια νέα γενιά έργων, να μπορέσουμε να
επιδιορθώσουμε καταστροφές με πιο ανθεκτικά έργα σε περιοχές που επλήγησαν πρόσφατα
από θεομηνίες, να μπορέσουμε να ανανεώσουμε τον στόλο των λεωφορείων, να μπορέσουμε
να προωθήσουμε την ηλεκτροκίνηση και να εφαρμόσουμε σχέδια βιώσιμης αστικής
κινητικότητας. Μπορούμε και θα το καταφέρουμε».
Εκτός από τους εκπροσώπους της ελληνικής κυβέρνησης, στο συνέδριο συμμετείχαν
Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, καθώς και στελέχη ελληνικών τραπεζών και επιχειρήσεων.
Την αμερικανική κυβέρνηση εκπροσώπησε ο υφυπουργός Εξωτερικών των ΗΠΑ για τους
ενεργειακούς πόρους μαζί με τον αναπληρωτή βοηθό υφυπουργό Ευρωπαϊκών και
Ευρασιατικών Υποθέσεων Τζόσουα Χακ.
Στην ομιλία του, ο κ. Πάιατ ήταν ιδιαίτερα υποστηρικτικός για τον ρόλο που μπορεί να
διαδραματίσει η Ελλάδα ως ενεργειακός κόμβος, καθώς είχε εργαστεί για να προωθήσει αυτό
το όραμα κατά τη διάρκεια της πρεσβευτικής του θητείας στην Αθήνα. Ο Αμερικανός
διπλωμάτης μίλησε για τη στενή συνεργασία της Ουάσιγκτον με την ελληνική κυβέρνηση,
κάνοντας ειδική αναφορά στην υπεύθυνη συμμαχική στάση που τήρησε η Αθήνα μετά την
έναρξη της ρωσικής εισβολής στην Ουκρανία.
Ο Αμερικανός υφυπουργός δεν παρέλειψε να εκφράσει τη χαρά του για την νέα
επαναπροσέγγιση μεταξύ της Ελλάδας και της Τουρκίας, τονίζοντας τα θετικά μηνύματα που
στάλθηκαν για την οικοδόμηση εμπιστοσύνης αλλά και ευκαιριών οικονομικής συνεργασίας.
Ειδικότερα, στάθηκε στην υπάρχουσα ενεργειακή συνεργασία που υπάρχει μεταξύ των δύο
χωρών, λέγοντας ότι οι ΗΠΑ πρέπει να συνεχίσουν να εργάζονται για τη προώθηση αυτής της
δυναμικής ενεργειακής συνεργασίας σε περιφερειακό επίπεδο.
Το Συνέδριο της Capital Link έκλεισε τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, στο οποίο ο βοηθός
υφυπουργός Ευρωπαϊκών και Ευρασιατικών Υποθέσεων Τζόσουα Χακ πραγματοποίησε
ομιλία, εστιάζοντας στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς μεταξύ των ΗΠΑ και της Ελλάδας.
Ημέρα Ελλάδας-Αμερικής στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης
Τέλος, στο πλαίσιο του 25ου «Capital Link Invest in Greece Forum» το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης θα διοργανώσει την Τρίτη ειδική εκδήλωση προς τιμήν της χώρας μας, κατά τη
διάρκεια της οποίας οι ελληνοαμερικανικές και ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι
εισηγμένες στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το καμπανάκι του κλεισίματος
των εργασιών του «New York Stock Exchange» (NYSE).
Νέα Υόρκη συνέδριο
Ακολούθησε το Βήμα στο Google news και μάθε όλες τις τελευταίες ειδήσεις.
Πέτρος Κασφίκης
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Κ. Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Κωστής Χατζηδάκης: «Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια»
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Tags: ΚΩΣΤΗΣ ΧΑΤΖΗΔΑΚΗΣ
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε αμερικανούς επενδυτές: «Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Source link

https://typosepeirou.gr/?p=704872


https://www.insider.gr/

 Publication date: 12/12/2023 10:02

 Similar Stats ranking (Greece): 399

 link

Χατζηδάκης: Πρόσκληση σε Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Σύμφωνα με δελτίο Τύπου, ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής
οικονομίας, την εντυπωσιακή αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και
τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης
που προβλέπεται να συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε, με βάση σχετική ανακοίνωση, ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής
Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που
διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Πρόσκληση και σε άλλους Αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα από
τον Κωστή Χατζηδάκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
PellaNews Team
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
eleftherostypos.gr
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Χατζηδάκης: Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Δεν θα σπαταλήσουμε την πρόοδο που έγινε τα τελευταία χρόνια» είπε 0 υπουργός
Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία του στο 25ο Invest in
Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
Διαβάστε ακόμη
Capital Link: Έτος ορόσημο γα νέες επενδύσεις το 2024 (pics)
ΔΕΗ: Βάζει «μπουρλότο» στην μπλε κιλοβατώρα με χρέωση 17,5 λεπτά για έναν χρόνο
Ερευνα: 5 συμπληρώματα που “υπόσχονται” μακροζωία
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Ζανιάς στο Capital Link – 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece»: Αναμένεται μεγαλύτερη
ώθηση στη ζήτηση για δάνεια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και
την κερδοφορία τους, τόνισε ο πρόεδρος της Eurobank
«Μετά από μια μακρά περίοδο κρίσης, η ελληνική οικονομία τώρα διανύει μια ανοδική πορεία η
οποία τοποθετεί τη χώρα σε μια διαφορετική και καλύτερη φάση σε σύγκριση με το μέσο όρο
της Ευρωζώνης. Ακολουθεί δηλαδή μια πορεία αντίστροφη αυτής που υπήρχε κατά τη διάρκεια
των μνημονίων», ανέφερε κατά την τοποθέτησή ο Πρόεδρος  της Eurobank, Γιώργος Ζανιάς,
στο πλαίσιο της συμμετοχής του στο θεματικό πάνελ Greek Banking Sector – Growth &
Development outlook του 25ου Annual Capital Link Invest in Greece Forum.
Συνεχόντας την τοποθέτησή του ανέφερε: «Έτσι, για την τρέχουσα χρονιά, και τις δύο
επόμενες, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή προβλέπει έναν μέσο ρυθμό ανάπτυξης 2,3%,
υπερδιπλάσιο ενός μέσου ρυθμού 1,1% στην Ευρωζώνη. Οι σχετικά υψηλοί αυτοί ρυθμοί
ανάπτυξης ακολουθούν μετά από μια γρήγορη ανάκαμψη μετά την κρίση COVID όταν οι
οικονομία αναπτύχθηκε σωρευτικά τα έτη 2021-2022 κατά λίγο περισσότερο από 14%.
Υπάρχουν σημαντικοί αναπτυξιακοί παράγοντες οι οποίοι λειτουργούν μεσοπρόθεσμα και
περιλαμβάνουν τις πολλές μεταρρυθμίσεις που έγιναν κύρια κατά τη διάρκεια των μνημονίων,
τις επενδυτικές ευκαιρίες που αναδείχτηκαν από την κρίση, το τεράστιο επενδυτικό πρόγραμμα
το οποίο χρηματοδοτείται κύρια από ευρωπαϊκούς πόρους, τη δημοσιονομική συνέπεια και την
σταδιακά βελτιούμενη αξιοπιστία της χώρας. Τελευταία προσθήκη στα αναπτυξιακά
πλεονεκτήματα αποτελεί η επιστροφή της χώρας στην επενδυτική βαθμίδα, η οποία
σηματοδοτεί και επίσημα το τέλος μιας περιόδου κατά την οποία η Ελλάδα χαρακτηριζόταν ως
«ειδική περίπτωση χώρας».
Όπως ξέρουμε, όταν η χώρα πάει καλά και οι τράπεζες πάνε καλά. Έτσι, έχοντας
αντιμετωπίσει με επιτυχία τα προβλήματα της κρίσης, οι ελληνικές τράπεζες βελτιώνουν
γρήγορα το επίπεδο των κεφαλαίων τους, τη ρευστότητα και την κερδοφορία τους, τα οποία
βρίσκονται πολύ κοντά στους ευρωπαϊκούς μέσους όρους, ενώ οι μισές συστημικές τράπεζες
είναι ήδη πλήρως ιδιωτικές.
Οι πολύ καλές αναπτυξιακές προοπτικές της χώρας και η σταδιακή αναδιάρθρωση των
προβληματικών δανείων από τους διαχειριστές των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων,
αναμένεται να δώσουν μεγαλύτερη ώθηση στη ζήτηση για δάνεια. Εξάλλου, τα δάνεια των
ελληνικών τραπεζών αυτή τη στιγμή αντιστοιχούν μόνο στο 60% περίπου του ΑΕΠ, ενώ πριν
την κρίση βρίσκονταν σε διπλάσιο ποσοστό, εκεί όπου ήδη βρίσκεται αυτό το ποσοστό σε μια
παρόμοια χώρα όπως η Πορτογαλία. Ειδικά ο τομέας της λιανικής τραπεζικής δεν έχει ακόμη
ξεκινήσει να κινείται με γρήγορους ρυθμούς.
Όσον αφορά την τράπεζα από την οποία προέρχομαι, την Eurobank, όπως ίσως γνωρίζετε,
υπήρξε η τράπεζα που ηγήθηκε της διαδικασίας μείωσης των Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων,
έγινε η πρώτη πλήρως ιδιωτική τράπεζα μετά τις ανακεφαλαιοποιήσεις, και είναι η τράπεζα με
τη μεγαλύτερη διαφοροποίηση στις πηγές κερδοφορίας, με περισσότερο από το ένα-τρίτο της
κερδοφορίας να προέρχεται από το εξωτερικό. Επίσης, η εξαγορά μια ακόμη ξένης τράπεζας
βρίσκεται στη διαδικασία εγκρίσεων από τις αρμόδιες εθνικές αρχές.
Είναι πολύ σημαντικό πως αυτές οι θετικές εξελίξεις στη βελτίωση των ελληνικών τραπεζών
συνοδεύονται και από την εφαρμογή ισχυρών κανόνων διακυβέρνησης, που μικρή μόνο σχέση
έχουν με αυτούς του παρελθόντος. Τα Διοικητικά Συμβούλια τώρα αποτελούνται από στελέχη
με πολλές τραπεζικές γνώσεις και είναι πραγματικά ανεξάρτητα, άριστες πρακτικές
εφαρμόζονται στη σύνθεση και λειτουργία των Επιτροπών του ΔΣ, ενώ οι λειτουργίες ελέγχου
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των τραπεζών μικρή μόνο σχέση έχουν με αυτές του παρελθόντος. Η διαδικασία βελτίωσης
ξεκίνησε μετά τη διεθνή χρηματοπιστωτική κρίση, και την κρίση χρέους στη χώρα μας, και
επιταχύνθηκε μετά την ανάληψη της εποπτείας από τον SSM, ο οποίος προωθεί παρόμοιες
άριστες πρακτικές διακυβέρνησης σε όλες τις τράπεζες που βρίσκονται υπό την εποπτεία του».
Διαβάστε ακόμη
Capital Link – 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece»: Έτος ορόσημο για νέες επενδύσεις το
2024 (pics)
FT: Η ΕΕ αναζητεί τρόπους για επείγουσα χρηματοδότηση στην Ουκρανία εκτός
προϋπολογισμού
ΗΠΑ: Ο Τραμπ παραμένει κυρίαρχος στην εσωκομματική διαδικασία των Ρεπουμπλικανών
(vid)
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Πρόσκληση και σε άλλους αμερικανούς επενδυτές να επενδύσουν στην Ελλάδα από
τον Κωστή Χατζηδάκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σχολιασμός Tο eleftherostypos.gr δημοσιεύει άμεσα κάθε σχόλιο. Ωστόσο δεν υιοθετούμε τις
απόψεις αυτές καθώς εκφράζουν αποκλειστικά τον εκάστοτε σχολιαστή. Σχόλια με ύβρεις
διαγράφονται χωρίς προειδοποίηση. Χρήστες που δεν τηρούν τους όρους χρήσης
αποκλείονται.
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε αμερικανούς επενδυτές: «Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης.
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Πρόσκληση Χατζηδάκη σε νέους επενδυτές από τις ΗΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρόσκληση και σε άλλους επενδυτές από τις ΗΠΑ να έλθουν να επενδύσουν στην Ελλάδα
απηύθυνε ο υπουργός Οικονομίας και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στην κεντρική ομιλία
του τη Δευτέρα στο 25ο Invest in Greece forum που διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα
Υόρκη.
Ο υπουργός ανέπτυξε τις θετικές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, την εντυπωσιακή
αύξηση των εξαγωγών και των άμεσων ξένων επενδύσεων και τον υψηλότερο ρυθμό
ανάπτυξης σε σύγκριση με την υπόλοιπη ευρωζώνη, ρυθμό επέκτασης που προβλέπεται να
συνεχιστεί και τα επόμενα χρόνια.
Οπως τόνισε στην ομιλία του στο επενδυτικό forum, «Στην Ελλάδα σήμερα βλέπουμε μια
επανάσταση της κοινής λογικής. Έχουμε μια μοναδική ευκαιρία. Από τη μία ένα σωστό μείγμα
οικονομικής πολιτικής που φέρνει αποτελέσματα. Από την άλλη, πολιτική σταθερότητα και μια
ξεκάθαρη εντολή να αλλάξουμε τη χώρα. Είμαστε αποφασισμένοι να πετύχουμε σε αυτήν την
ιστορική αποστολή».
Στην ομιλία του υπουργού παρευρέθηκαν ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα και νυν
υφυπουργός Ενέργειας στην κυβέρνηση Biden κ. Goeffrey Pyatt, και o δισεκατομυριούχος
μεγαλοεπενδυτής John Paulson.
Ο κ. Χατζηδάκης είχε επίσης σειρά επαφών με ανώτατα στελέχη επενδυτικών τραπεζών και
επενδυτικών funds.
Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας και για θέματα ενέργειας με
τον κ. Pyatt. Συναντήθηκε επίσης με στελέχη των επενδυτικών οίκων Nomura, Morgan Stanley,
Lazard Asset Management, Point 72 Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout
Capital Partners, Consilience Capital, Αmbrosia Capital και Barclays.
Στην ελληνική αποστολή συμμετείχαν οι υπουργοί Χρήστος Σταικούρας και Θεόδωρος
Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Νίκος Παπαθανάσης και ο επικεφαλής
του Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους Δημήτρης Τσάκωνας.
Στα πλαίσια του συνεδρίου ο κ. Χατζηδάκης παραχώρησε συνέντευξη στον δημοσιογράφο του
CNN Richard Quest, τονίζοντας τις θετικές προοπτικές της οικονομίας και τη δυναμική
ανάκαμψη του τουρισμού που καθιστούν την Ελλάδα τη θετική έκπληξη της Ευρώπης
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Χρ. Σταϊκούρας: Σύγχρονες μεταφορές και ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν
γεωπολιτικά και οικονομικά τη χώρα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης για την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και
της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών,
Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων που βρίσκονται σε
εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’ αυτόν τον σκοπό, αλλά
και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του
Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί
όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός έργου.
Το περιεχόμενο της ομιλίας του Χρ. Σταϊκούρα
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το β’ εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το α’ εξάμηνο
του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
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Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την
υφιστάμενη κατανομή πόρων και την ανακατανομή κονδυλίων.Το Ταμείο Αλληλεγγύης της
Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που υπέστησαν οι πληγείσες από τις
φυσικές καταστροφές περιοχές.Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility),
ειδικά για την ανάταξη και τον εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη
σύνδεσή του με τα λιμάνια της χώρας.Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την
Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της
Ευρώπης.Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα
χρόνια – τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.Και
φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την αξιοποίηση
δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.3η Προτεραιότητα: Η
αποκατάσταση ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες περιοχές, με την υλοποίηση
-ταυτόχρονα- έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
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κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
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έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
Ακολουθήστε μας στο επίσημο κανάλι του «m» στο Youtube
Tags:ΧΡΗΣΤΟΣ ΣΤΑΙΚΟΥΡΑΣΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΠΟΔΟΜΩΝ ΚΑΙ ΜΕΤΑΦΟΡΩΝΕΛΛΗΝΙΚΟΣ
ΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΟΣΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΟΣΣΒΑΚΗΛΕΚΤΡΟΚΙΝΗΣΗΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΣ
ΛΕΩΦΟΡΕΙΩΝΓΕΦΥΡΕΣBIM
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Σταϊκούρας: Τις πρώτες εβδομάδες του 2024 το Άκτιο – Αμβρακία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Mικρή παράταση χρόνου παίρνει η παράδοση στην κυκλοφορία του αυτοκινητοδρόμου Άκτιο –
Αμβρακία.
Από το βήμα του ετήσιου επενδυτικού συνεδρίου της Capital Link για την Ελλάδα, ο Υπουργός
Υποδομών Χρήστος Σταϊκούρας παρουσιάζοντας τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με
στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας των
υποδομών, ανακοίνωσε ότι «η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις
πρώτες εβδομάδες του 2024».
Ο λόγος της καθυστέρησης έγκειται στα αρχαιολογικά ευρήματα που εντοπίστηκαν στην
περιοχή του Δρυμού και έχουν καθυστερήσει τις εργασίες κατασκευής του αυτοκινητοδρόμου
σε μήκος περίπου 800 μέτρων.
Ακολουθήστε το agrinioculture.gr στο Google News
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Κύριε Ελέησον… Πραγματικά έλεος: Ο δισεκατομμυριούχος ομογενής, αντί να μιλήσει
για τις επενδύσεις στην Ελλάδα, έκανε …κήρυγμα για τον Αμερικής Ελπιδοφόρο!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Αλήθεια σας λέω, κουφάθηκα. Και μαζί μου και αρκετοί εκ των παρισταμένων στο κλείσιμο του
συνεδρίου της Capital Link, που όπως κάθε χρόνο έχει θέμα την ελληνική οικονομία και την
ανάγκη για ξένες επενδύσεις, που έχει τόσο ανάγκη η Ελλάδα μας.
Στο βήμα ήταν ο κ. Τζον Κατσιματίδης, αυτοδημιούργητος δισεκατομμυριούχος ομογενής,
γεννημένος στη Νίσυρο. Και ομιλούσε για την αγάπη του για την Ελλάδα, με αφορμή και το νέο
βιβλίο του.
Είπε ότι όταν φτάνει στην Ελλάδα και καθ’ οδόν από το αεροδρόμιο προς το ξενοδοχείο, ακούει
στο αυτοκίνητο ελληνική μουσική και δακρύζει. Ένα συναίσθημα που νιώθουν πολλοί
ομογενείς.
Η Ελλάδα μπορεί να μας πονά, αλλά η αγάπη γι’ αυτήν διακρίνεται από πάθος. Και αυτό
συμβαίνει και στον πάμπλουτο ομογενή, ο οποίος εργάστηκε πολύ σκληρά και πέτυχε.
Ο κ. Κατσιματίδης, που είναι μέτοχος και σε μεγάλο ραδιοφωνικό σταθμό των ΗΠΑ, ομιλούσε
στους παριστάμενους επιχειρηματίες, τραπεζίτες και άλλους οικονομικούς παράγοντες, όταν
από το πουθενά θυμήθηκε τον Αρχιεπίσκοπο Αμερικής Ελπιδοφόρο, ο οποίος έχει θυμώσει
την Αθήνα στο πιο ανώτατο επίπεδο…
Οι παριστάμενοι ανέμεναν να ακούσουν τη γνώμη του για την ελληνική οικονομία και τις
επενδύσεις.
Μας είπε πόσο, μα πόσο …καλός είναι ο Αρχιεπίσκοπος, ότι …αγαπά την Ελλάδα και ότι
πρέπει να μείνει στη θέση του. Ήταν το κερασάκι στην τούρτα!
Ουδείς γνωρίζει γιατί ο κ. Κατσιματίδης επέλεξε ένα συνέδριο που προωθούσε τις επενδύσεις
στην Ελλάδα, για να στηρίξει τον Ελπιδοφόρο, ο οποίος έχει διαλύσει (σχεδόν) την
Ελληνορθόδοξη Εκκλησία της Αμερικής. Και αν δεν βρεθεί τρόπος να τον σταματήσει κάποιος,
θα διαλύσει και την Ομογένεια.
Είναι ευτύχημα ότι οι πραγματικοί ακτιβιστές για τα δίκαια της Ελλάδας και της Κύπρου, δεν
έχουν καμία σχέση μαζί του. Είναι ενωμένοι και παλεύουν για την Ελλάδα και την Κύπρο.
Τέλος αναφέρω ότι είναι δικαίωμα του κ. Κατσιματίδη να μην θέλει να επενδύσει στην Ελλάδα.
Μπορεί να προσπάθησε και λόγω της διαφθοράς να απογοητεύθηκε και να έφυγε. Θα ήταν
καλό να προσπαθούσε ξανά, η Γενέτειρα έχει ανάγκη από ξένες επενδύσεις σαν τις δικές του.
Επίσης: Είναι δικαίωμα και εμάς των υπολοίπων να εκφράζουμε τη γνώμη μας όταν
τοποθετείται ο οποιοσδήποτε, όχι μόνο ο κ. Κατσιματίδης, για ένα θέμα σοβαρότατο, όπως η
ενότητα της Ομογένειας. Ο Ελπιδοφόρος έχει διχάσει την Ελληνοαμερικανική Κοινότητα. Τελεία
και παύλα…
Μιχάλης Ιγνατίου
Hellas Journal
ΟΛΑ ΤΑ ΑΡΘΡΑ ΤΟΥ ΜΙΧΑΛΗ ΙΓΝΑΤΙΟΥ ΕΔΩ
ΓΙΑ ΤΑ ΘΕΜΑΤΑ ΑΜΥΝΑΣ ΠΗΓΑΙΝΕΤΕ ΕΔΩ
ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΟΛΕΣ ΤΙΣ ΓΝΩΜΕΣ ΕΔΩ και τα ΠΑΡΑΠΟΛΙΤΙΚΑ ΕΔΩ
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Ποιες είναι οι προτεραιότητες για τον εκσυγχρονισμό των μεταφορών στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της
ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών κ.
Χρήστος Σταϊκούρας, στο επενδυτικό συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής
οικονομίας, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών
στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην
οικονομική της μεγέθυνση. Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το
χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές
χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την
αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές καταστροφές.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων
1η προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας Ε65 θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωρά και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η κατασκευή του Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας άρχισε να κατασκευάζεται.
2η προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό. Αυτό περιλαμβάνει την
αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και τη συμβολή του
ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου και Ιδιωτικού
Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον κρατικό προϋπολογισμό, μέσα από την
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αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση ταυτόχρονα έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας
Οι βασικές προτεραιότητες είναι το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι γέφυρες.
4η προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται. Θα πρέπει να
σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει το 20πλάσιο
του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης. Το Εθνικό Μητρώο
Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την ταυτότητα και τα τεχνικά
στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024. Με αυτόν τον τρόπο, θα
καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής τους, για πρώτη φορά στην
Ελλάδα.
5η προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ. Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις
υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται
στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο. Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα
ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους
αρμόδιους φορείς του κλάδου και μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών
κινδύνων, με βάση τις κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει
διαμορφωθεί από την κυβέρνηση.
6η προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο
Η στρατηγική αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος του
ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες. Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη
συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή
«Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά
Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθείται το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε».
7η προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων
Προωθείται ήδη η προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής

https://www.4troxoi.gr/epikairotita/ellada/poies-einai-oi-proteraiotites-gia-ton-eksygchronismo-ton-metaforon-stin-ellada/


https://www.4troxoi.gr/

 Publication date: 12/12/2023 08:52

 Similar Stats ranking (Greece): 428

 link

Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
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iEnergeia.gr Χρ. Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές
ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Newsroom
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.

https://www.ienergeia.gr/politiki/28845/xr-staikoyras-oi-sygxrones-metafores-kai-oi-anthektikes-ypodomes-isxyropoioyn-ton-geopolitiko-kai-oikonomiko-rolo-tis-elladas


https://hellasjournal.com/

 Publication date: 12/12/2023 08:46

 Similar Stats ranking (Greece): 204

 link

Η ανταπόκριση του Μιχάλη Ιγνατίου στην Πρωινή Ζώνη: Εξαιρετικό το συνέδριο, για την
Ελλάδα, στη Νέα Υόρκη (video)… Ο λόγος στους επενδυτές, που όμως φοβούνται τη
διαφθορά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η συζήτηση του Μιχάλη Ιγνατίου, ανταποκριτή της ιστοσελίδας μας Hellas Journal στο Λευκό
Οίκο, με την Άννα Λιβαθυνού και τον Γιώργο Κακούση στην Πρωινή Ζώνη του καναλιού
Action24, ήταν αφιερωμένη στο επενδυτικό φόρουμ της Capital Link με θέμα τις επενδύσεις
στην Ελλάδα.
Ολοκληρώθηκε το βράδυ της Δευτέρας με αποχαιρετιστήριο δείπνο για τους πιθανούς
επενδυτές.
Ήταν μεγάλη η συμμετοχή Αμερικανών και Ελλήνων, που ασχολούνται με την οικονομία και
την ενέργεια: υπουργοί, υφυπουργοί, επιχειρηματίες, τραπεζίτες, στελέχη hedge funds.
Ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης χαιρέτισε τους συνέδρους με γραπτό μήνυμα, με το
οποίο τους κάλεσε να αξιοποιήσουν την ευκαιρία, που προσφέρει η Ελλάδα. Το οικονομικό
περιβάλλον, τόνισε ο κ. Μητσοτάκης, είναι πλέον κατάλληλο και διαρκώς αναπτυσσόμενο.
Πρόσθεσε ότι “είναι η πέμπτη φορά που έχω την ευκαιρία να απευθυνθώ στο Φόρουμ ως
Πρωθυπουργός και, περισσότερο από κάθε άλλη φορά, είμαι πεπεισμένος ότι η Ελλάδα
βρίσκεται στο σωστό δρόμο”.
“Είναι σταθερή πεποίθησή μου -όπως υποδηλώνει και ο τίτλος του φετινού συνεδρίου- ότι
τώρα είναι η στιγμή να επιταχυνθούν οι επενδύσεις για τη βιώσιμη ανάπτυξη», είπε ο κ.
Μητσοτάκης.
Επανέλαβε το ίδιο μήνυμα από την ομιλία του, το 2019.
“Αυτή είναι η στιγμή να επενδύσετε στην Ελλάδα. Έχουμε αποδείξει ότι μπορούμε να
αλλάξουμε. Και μην έχετε καμία αμφιβολία: Θα συνεχίσουμε στον ίδιο δρόμο της σταθερότητας,
της συνέπειας και των μεταρρυθμίσεων. Διότι αυτός είναι ο δρόμος που κάνει τη χώρα μας
ισχυρότερη», είπε ο Πρωθυπουργός.
Πάντως, ήταν διάχυτος ο φόβος της διαφθοράς, που καλπάζει στην Ελλάδα. Για να πάνε οι
Αμερικανοί επιχειρηματίες στην Ελλάδα και να επενδύσουν, πρέπει να πειστούν ότι δεν θα
πέσουν θύματα των διεφθαρμένων. Έχουμε ήδη παραδείγματα επιχειρηματιών που έφυγαν
τρέχοντας από την Πατρίδα μας.
Ο υφυπουργός Εξωτερικών για θέματα ενεργειακών πόρων Τζέφρι Πάιατ δήλωσε
ικανοποιημένος επειδή συναντήθηκε ξανά με κυβερνητικά στελέχη από την Ελλάδα.
Μίλησε για την αναβάθμιση του ρόλου της Ελλάδας ως ενεργειακού κόμβου.
Ο κ. Πάιατ αναφέρθηκε στον σημαντικό ρόλο που έχει η Ελλάδα στην προώθηση της
ενεργειακής ανεξαρτησίας, της ενεργειακής μετάβασης και της ενεργειακής ασφάλειας.
Όπως είπε, ως πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα έδωσα ιδιαίτερη έμφαση στις διμερείς
ενεργειακές μας σχέσεις. Υποστήριξα την Αθήνα για να έχει ισχυρότερο ρόλο στα ενεργειακά.
Σήμερα, η Ελλάδα και η Νοτιοανατολική Ευρώπη παραμένουν προτεραιότητες», τόνισε, μεταξύ
άλλων, ο κ. Πάιατ.
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Capital Link – 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece»: Έτος ορόσημο για νέες επενδύσεις
το 2024 (pics)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Ελλάδα είναι πλέον «ορατή» στις ξένες αγορές και τους διεθνείς επενδυτές, είναι το
συμπέρασμα της φετινής 25ης συνάντησης Κορυφής για την Οικονομία στη Νέα Υόρκη - Το
μήνυμα Μητσοτάκη στο Capital Link: «Η Ελλάδα είναι στη σωστή τροχιά» (pics)
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Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν γραβάτες με την ελληνική σημαία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με γραβάτες που είχαν πάνω την ελληνική σημαία εμφανίστηκαν στο 25ο ετήσιο Forum
«Invest in Greece» του Capital Link, ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο
πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ.
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλεψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στο
X/twitter, με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια, να
υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
Great conversation with Minister about government support for Greece’s renewable energy
growth. Greece ????????has become a renewables model for Europe. Congratulations on
investment grade debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
— Assistant Secretary Geoffrey Pyatt (@AsstSecENR) December 11, 2023
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Capital Link: Έτος ορόσημο για νέες επενδύσεις το 2024
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, ο Υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Capital Link: Έτος ορόσημο για νέες επενδύσεις το 2024
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Capital Link
Με την κοινή παραδοχή ότι η Ελλάδα έχει διανύσει μακρύ δρόμο την τελευταία τετραετία
ολοκληρώθηκε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in Greece. Το συνέδριο που αισίως
έκλεισε ένα τέταρτο του αιώνα, όπως αποδείχθηκε, είχε μια ειδοποιό διαφορά από τα
προηγούμενα: αναφέρθηκε σε μια χώρα που καμία σχέση δεν έχει πια με αυτό που ήταν λίγα
χρόνια νωρίτερα και συγκεκριμένα το 2019, καθώς είναι πλέον «ορατή» στις ξένες αγορές και
τους διεθνείς επενδυτές. Εξ ου και η φετινή συμμετοχή ξεπέρασε κάθε προηγούμενο, καθώς τις
εργασίες του παρακολούθησαν πάνω από 1.000 άτομα, τόσο από την Ελλάδα, όσο και από
την Αμερική.
Στο μήνυμά του που αυτή τη φορά, λόγω έκτακτων πολιτικών συγκυριών, έφτασε σε γραπτή
μορφή, ο πρωθυπουργός, Κυριάκος Μητσοτάκης, κάλεσε τους επενδυτές να αυξήσουν τις
τοποθετήσεις τους στην Ελλάδα, με τη διαβεβαίωση ότι η χώρα θα συνεχίσει να πορεύεται
στον δρόμο της σταθερότητας, της συνέπειας και των μεταρρυθμίσεων.
Από την πλευρά του, ο πρόεδρος της Capital Link, Νίκος Μπορνόζης, χαιρέτισε τη μαζική
προσέλευση, επισημαίνοντας η θετική συγκυρία, με την απόκτηση της επενδυτικής βαθμίδας
από την Ελλάδα, γεγονός που θα προσελκύσει το ενδιαφέρον περισσότερων επενδυτών.« Το
σημερινό συνέδριο, παραδοσιακά, είναι ένα διεθνές συνέδριο για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη,
το οποίο διοργανώνεται μαζί με τα Χρηματιστήρια Αθηνών και Νέας Υόρκης και μεγάλες
διεθνείς τράπεζες», είπε ο κ. Μπορνόζης.
Διαβάστε περισσότερα στο newmoney
Ειδήσεις σήμερα
Θερμή εισβολή μέχρι την Πέμπτη - Η πρόβλεψη των μετεωρολόγων για Χριστούγεννα και
Πρωτοχρονιά
«Λουκέτο» στο τουρκικό πρωτάθλημα μετά την γροθιά του προέδρου της Ανκαραγκιουτσού
στον διαιτητή του αγώνα με τη Ρίζεσπορ
Αίσιο τέλος στην περιπέτεια της 34χρονης Χρυσάνθης από τα Διαβατά - Βρέθηκε έπειτα από
11 ημέρες
Ειδήσεις σήμερα
Θερμή εισβολή μέχρι την Πέμπτη - Η πρόβλεψη των μετεωρολόγων για Χριστούγεννα και
Πρωτοχρονιά
«Λουκέτο» στο τουρκικό πρωτάθλημα μετά την γροθιά του προέδρου της Ανκαραγκιουτσού
στον διαιτητή του αγώνα με τη Ρίζεσπορ
Αίσιο τέλος στην περιπέτεια της 34χρονης Χρυσάνθης από τα Διαβατά - Βρέθηκε έπειτα από
11 ημέρες
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Οργή: Διαγνωστικά φυτοζωούν, η Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς θέλει προσωπικό
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι εξελίξεις τρέχουν στο ποδόσφαιρο αλλά όχι μόνον εκεί. Έλεγα χθες για τους τρόπους που
υπουργοί ή κρατικοί παράγοντες, προσπαθούν να αποφύγουν παρακολουθήσεις μέσω των
τηλεφώνων στα γραφεία τους. Έμαθα λοιπόν ότι ένας υπουργός και ένας άλλος κρατικός
παράγων, έχουν προχωρήσει σε δραστήρια μέτρα. Έχουν εγκαταστήσει σύστημα (ο ένας
μαθαίνω, το βρήκε στο γραφείο του όταν ανέλαβε μετά τις εκλογές) κι όταν το «σύστημα
προστασίας» αντιληφθεί κάποιου είδους ηλεκτρονική καταγραφή, τηλέφωνο, κάμερα κλπ,
ανάβει κόκκινο λαμπάκι διπλά στο συρτάρι του γραφείου. Έτσι, όταν συμβαίνει κάτι τέτοιο, δεν
λέει τίποτε στον συνομιλητή του, περιορίζει τη συζήτηση σε αδιάφορα γενικόλογα πράγματα και
λήγει την συνάντηση γρήγορα.
Τι να σημαίνει
Στο γραφείο του πρώην αντιπροέδρου της προηγούμενης κυβέρνησης Μητσοτάκη, του κ
Παναγιώτη Πικραμένου, στην οδό Ζαλοκώστα, έχει εγκατασταθεί ο υπουργός Επικρατείας
Μάκης Βορίδης, που έχει αναλάβει και την «αναπλήρωση» του πρωθυπουργού στην
καθημερινή λειτουργία της Βουλής. Λέτε η χωροταξική αυτή διευθέτηση να σημαίνει και κάτι
περισσότερο;.
Επιλεκτική αμνησία
Βγήκε με εντυπωσιακό σάλτο από την αφάνεια ο Προκόπης Παυλόπουλος, πρώην Πρόεδρος
της Δημοκρατίας αν θυμάστε. Σε συνέντευξη στο κεντρικό δελτίο του Νίκου Χατζηνικολάου,
ξεσπάθωσε κατά του Ερντογάν λες και δεν ήταν αυτός που τον είχε «καλωσορίσει» με μια
θλιβερή εμφάνιση το 2017. Αυτό όμως που κάνει εντύπωση είναι ότι εκτός από άλλα,
ερμήνευσε τον Τούρκο Πρόεδρο ότι «θέλει να ξαναγυρίσουμε στη συμφωνία της Μαδρίτης, εκεί
που δυστυχώς είχαμε αναγνωρίσει δικαιώματα στο Αιγαίο για την Τουρκία».
Η συμφωνία της Μαδρίτης στην οποία αναφέρεται είχε υπογραφεί τον Ιούλιο του 1997 μεταξύ
του τότε πρωθυπουργού Κώστα Σημίτη και του Τούρκου προέδρου Σουλεϊμάν Ντεμιρέλ
ενάμιση χρόνο μετά την κρίση των Ιμίων και ενώ η Ευρωπαϊκή Επιτροπή είχε αποφασίσει
έναρξη ενταξιακών διαπραγματεύσεων με την Κυπριακή Δημοκρατία. Το εντυπωσιακό είναι
πως τη συμφωνία είχε χαιρετίσει τότε η Ν.Δ. στην οποία ανήκε, ο Συνασπισμός (την μετεξέλιξη
του οποίου ουσιαστικά υπηρέτησε) την είχε αντιμετωπίσει θετικά ενώ επικριτικό είχε εμφανιστεί
το ΚΚΕ.
Πάντως ο Πάκης όπως τον αποκαλούν οι φίλοι του, μπορεί να «ξεχνά» τι έγινε το μακρινό
1997 αλλά το 2022 φρόντισε να γίνει μέλος της Ακαδημίας και την μεθεπόμενη χρονιά (το
2025) θα είναι πρόεδρός της. Έχω ξαναπεί, δεν θα πλήξουμε ποτέ.
Δεν ακούνε
Βουλευτής του ΠΑΣΟΚ (και όχι χτεσινός) μου έλεγε, με παράπονο μπορώ να πω ότι το κόμμα
μάλλον ακολουθεί λάθος τακτική σε σχέση με την προσέγγιση του εκλογικού σώματος.
Υποστηρίζει ότι πρέπει να κινηθεί «πιο δυναμικά» προς τον χώρο του κέντρου , που δείχνει να
έχει καταλάβει μεγάλο μέρος του ο Κυριάκος Μητσοτάκης και όχι προς την πλευρά Σύριζα, που
έτσι και αλλιώς περιορισμένα είναι τα ποσοστά που μπορεί να εισπράξει. Ελπίζω, μου έλεγε,
να το καταλάβουν και στην Χ. Τρικούπη πριν τις ευρωεκλογές, μια και τώρα είναι η μεγάλη μας
ευκαιρία, σε εκλογές με «χαλαρή» ψήφο, όχι μόνον να είμαστε δεύτεροι αλλά και με ποσοστά
που να πλησιάζουν το 20%. Το ερώτημα είναι αν οι της Χ. Τρικούπη τον ακούνε…
Τα διαγνωστικά φυτοζωούν
Τρία χρόνια πηγαινοέρχεται αυτό το υποτιθέμενο «φλερτ» μεταξύ του CVC Capital και του
ομίλου της Βιοιατρικής και κάθε φορά στο τέλος διαψεύδεται. Όπως μάθαμε ότι συνέβη και τις
ημέρες αυτές. Για την ακρίβεια του πράγματος, η πρώτη φορά που ακούστηκε μια τέτοια φήμη,
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ήταν προς τα τέλη της περασμένης δεκαετίας, προτού χαθεί άδικα από το κορονοϊό ο ιδρυτής
της Βιοιατρικής Ευάγγελος Σπανός. Μάλιστα τότε ο μεγάλο όμιλος των διαγνωστικών είχε
φροντίσει η φήμη αυτή να ακούγεται...
Σήμερα, με τον Γιώργο Σπανό στο τιμόνι, η Βιοιατρική, προφανώς θα ενδιαφερόταν για ένα
τέτοιο ενδεχόμενο, αλλά η Hellenic Healthcare, το business unit που «δουλεύει» όλες τις
νοσηλευτικού χαρακτήρα επενδύσεις του CVC στην Ελλάδα (Υγεία, Μητέρα, Metropolitan κλπ.)
υπό τον Δημήτρη Σύρμα και τον Δημήτρη Σπυρίδη, άλλον δεν φαίνεται να ενδιαφέρεται. Και ο
λόγος είναι ότι τα διαγνωστικά βρίσκονται σήμερα υπό ισχυρή πίεση. Για το λόγο αυτό άλλωστε
εξέδωσαν και ολόκληρη ανακοίνωση χτες, σημειώνοντας ότι τα τελευταία χρόνια έχουν κλείσει
περί τα 1200 διαγνωστικά (μικρά στην πλειοψηφία τους) ενώ ζητούν μέτρα ανακούφισης (όπως
ο περιορισμό του clawback και του rebate) προκειμένου να επιβιώσουν και να συνεχίσουν την
πορεία τους... υγιέστερα. Γιατί στα μεγάλα ιδιωτικά νοσοκομεία, γίνονται όλες οι εξετάσεις, λίγο
ακριβότερα βέβαια.
Έλλειψη προσωπικού
Ως τη Νέα Υόρκη έφτασαν οι γκρίνιες του Συλλόγου των Εργαζομένων της Επιτροπής
Κεφαλαιαγοράς για το πρόβλημα υποστελέχωσης της Αρχής. Και ο λόγος είναι ότι στη Νέα
Υόρκη βρίσκονται μαζί για τις ανάγκες του forum του Capital Link, τόσο η επικεφαλής της
Κεφαλαιαγοράς, Βασιλική Λαζαράκου,, όσο και ο CEO του Χρηματιστηρίου, Γιάννος
Κοντόπουλος. Δηλαδή οι πλέον αρμόδιοι. Τι μπορούν να κάνουν, όμως; Η αλήθεια είναι ότι η
Βασιλική Λαζαράκου, έχει αναγνωρίσει το πρόβλημα αυτό από μηνών (να μην πω από ετών)
αλλά έχει δεμένα τα χέρια, λόγω της νομοθεσίας που διέπει την ίδια την Αρχή.
Από την άλλη, η μεγάλη μείωση των μισθών μέσω της κατάργησης του ειδικού μισθολογίου
οδήγησε στην συνεχή αποχώρηση έμπειρων στελεχών, με το πρόβλημα να γίνεται εντονότερο
από συνταξιοδοτήσεις που δεν μπορούν να καλυφθούν, αλλά και την αύξηση των απαιτήσεων
λόγω του πολλαπλασιασμού των αρμοδιοτήτων της Επιτροπής. Επομένως δίκαια οι γκρίνιες
έφτασαν στη Νέα Υόρκη, όταν όλοι λένε ότι το Χρηματιστήριο και η Κεφαλαιαγορά θα γίνουν
εργαλείο ανάπτυξης, αλλά χωρίς τα απαραίτητα χέρια...
Αναβολή έκδοσης
Αλλάζει κατά πως φαίνεται ο σχεδιασμός δανεισμού της Intralot, για τον οποίο μιλήσαμε προ
ημερών. Το λεγόμενο retail bond της εταιρείας που επρόκειτο να βγει μέσα στο Δεκέμβριο για
να καλύψει προσεχείς ανάγκες, οδηγείται προς τον Ιανουάριο, ίσως και λίγο μακρύτερα.
Φαίνεται πως ο Σωκράτης Κόκκαλης και οι συνεργάτες του, συνεκτίμησαν πως ήδη έχουν
αντληθεί πολλά χρήματα από την αγορά τις τελευταίες εβδομάδες, και μάλλον οι επόμενες δεν
θα ήταν και η καταλληλότερη περίοδος για την έκδοση - που υπολογίζεται στα 130 εκατ. ευρώ.
Ο σχεδιασμός πάντως παραμένει για την Intralot, προκειμένου, σε συνδυασμό και με ένα
κοινοπρακτικό δάνειο (επίσης το προσεχές διάστημα) να αποπληρωθεί το ομολογιακό δάνειο
λήξης 2024 που βαρύνει την εταιρία με επιτόκιο 5,25% και να την αφήσει να συνεχίσει τη θετική
πορεία της, ελαφρύτερη βαρών.
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Πώς θα επιστρέψουν στις τράπεζες τα “θεραπευμένα” κόκκινα δάνεια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η επιστροφή «θεραπευμένων» δανείων στο τραπεζικό σύστημα, μετά την απαραίτητη περίοδο
συνεπούς αποπληρωμής, είναι κομβικής σημασίας για όλη την αγορά. Μέχρι σήμερα έχουν
ρυθμιστεί Μη Εξυπηρετούμενα Δάνεια ύψους 30 δισ. ευρώ και οι ρυθμίσεις συνεχίζονται, είτε
διμερώς, είτε μέσω Εξωδικαστικού Μηχανισμού, με ρυθμό 500 εκατ. ευρώ τον μήνα.
Η μεγαλύτερη πρόκληση τώρα, που θα χαρακτηρίσει τα επόμενα δύο – τρία χρόνια, είναι το
πώς τα τέως κόκκινα, νυν ρυθμισμένα αλλά και συνάμα θεραπευμένα (cured με βάση τους
όρους της αγοράς), θα επιστρέψουν ως υγιή δάνεια στην οικονομία μέσα από τον τραπεζικό
τομέα. Το ισχύον καθεστώς, θέλει εν δυνάμει, δάνεια που έχουν «πρασινίσει» μετά από
επιτυχή ρύθμιση και που παραμένουν ενήμερα (χωρίς καθόλου καθυστερήσεις) για μια διετία
μίνιμουμ, να επιστρέψουν σε τραπεζικά βιβλία, όχι όμως στο ενεργητικό της τράπεζας από την
οποία μεταβιβάστηκαν.
Ο Ενιαίος Επόπτης, SSM, δεν επιτρέπει ευλόγως στην τράπεζα στην οποία «έσκασαν» τα
κόκκινα δάνεια να αποκτήσει εκ νέου τα δάνεια που είχε στον ισολογισμό της και τα οποία,
αφού πωλήθηκαν σε επενδυτές απευθείας ή μέσω τιτλοποιήσεων, σήμερα «πρασίνισαν».
Αυτό που όμως μπορεί να συμβεί, είναι να αγοράσει η μία Τράπεζα, τα πρώην κόκκινα δάνεια
της άλλης, υπό τον όρο πάντα ότι τα εν λόγω χαρτοφυλάκια έχουν ρυθμιστεί, έχουν πλήρως
θεραπευτεί (cured) και εξακολουθούν να είναι ενήμερα μετά από 24 μήνες.
Σύμφωνα με τραπεζικούς παράγοντες, αυτό είναι ένα θέμα που θα δώσει ώθηση στην αγορά,
χρηματοδοτώντας μια ευρύτερη γκάμα πελατών και δίνοντας τη δυνατότητα σε πρώην
κόκκινους δανειολήπτες που έπεσαν θύματα της κρίσης και όχι στρατηγικών χειρισμών
απροθυμίας πληρωμής, να μπορέσουν ξανά να γίνουν bankable. Στο πλαίσιο αυτό, παραμένει
ενεργός ο διάλογος των τραπεζών με τον Επόπτη για να «τρέξει» ακόμη περισσότερο -και
ίσως σε μεγαλύτερη έκταση- η επαναγορά θεραπευμένων δανείων. Σήμερα, τα μόνα δάνεια
που μπορούν να αλλάξουν χέρια στο πλαίσιο της δευτερογενούς αγοράς είναι όσα είναι στο
Stage I, σε στάδιο επιτήρησης 2 ετών.
Ένα από τα πολλά ερωτήματα που απευθύνουν στις διοικήσεις των τραπεζών οι
χρηματοοικονομικοί αναλυτές -αυτό φάνηκε και στο πρόσφατο συνέδριο της Morgan Stanley
στο Λονδίνο και πιθανότατα θα τεθεί και στο περιθώριο των πάνελ που αφορούν το investment
στην Ελλάδα και στο τρέχον συνέδριο Capital Link στη Ν. Υόρκη- είναι ποια θα μπορούσε να
είναι η δυνητική περίμετρος κόκκινων δανείων που μπορούν να θεραπευτούν εφεξής και να
χρηματοδοτηθούν από το τραπεζικό σύστημα. Είναι μια άλλη πτυχή που αφορά τη διεθνή
επενδυτική κοινότητα, η οποία μέσα από εξειδικευμένα funds παρακολουθεί την πορεία
εξυγίανσης της ελληνικής αγοράς από τα κόκκινα δάνεια.
Μάλιστα, οι ίδιες οι τράπεζες ετοιμάζουν προγράμματα δανειοδότησης των funds για τη
χρηματοδότηση αγοράς νέων προς διάθεση πακέτων Μη Εξυπηρετούμενων Δανείων, που θα
έχουν ως αποτέλεσμα και την εμβάθυνση της εγχώριας διατραπεζικής αγοράς.
Οι ελληνικές τράπεζες κλείνουν το έτος, με σημαντικό περιορισμό των κόκκινων δανείων, την
ίδια στιγμή που ο νέος Ηρακλής ετοιμάζεται να δεχτεί και τα τελευταία αιτήματα. Τα ποσοστά
NPEs έχουν υποχωρήσει αισθητά, αλλά ακόμη και το χαμηλότερο ποσοστό στην Ελλάδα,
υπερβαίνει κατά μιάμιση ποσοστιαία μονάδα τον ευρωπαϊκό μέσο όρο. Στην ευρωζώνη
σήμερα τα NPEs κινούνται στη σφαίρα του 2% και ακόμη χαμηλότερα.
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Η συμμαχία των Παππά, Σπίρτζη με στόχο τον Πολάκη, η απόφαση του Πόλσον μετά τη
συνάντησή του με τον Εξάρχου και οι καθυστερήσεις στις πληρωμές του ΕΣΠΑ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-Οι ανακοινώσεις που έγιναν χθες δια στόματος κυβερνητικού εκπροσώπου σε σχέση με τις
αποφάσεις που έλαβε η κυβέρνηση για την καταπολέμηση της βίας στα γήπεδα, φαίνεται ότι
είναι μόνο η αρχή μιας σειράς πρωτοβουλιών που σκοπεύει να αναλάβει ο πρόεδρος
Μητσοτάκης. Ενδεικτικές άλλωστε των κυβερνητικών προθέσεων, ήταν οι χθεσινοβραδινές
δηλώσεις του υπουργού Δικαιοσύνης Γιώργου Φλωρίδη, ο οποίος όπως μου λένε, είχε
κεντρικό ρόλο στο «πακέτο» των αποφάσεων που ελήφθησαν το Σάββατο στο Μαξίμου.
Ωστόσο, εξ όσων μαθαίνω αυτά που ακούσαμε χθες από τον εκπρόσωπο Μαρινάκη ήταν η
light εκδοχή, αφού τα «σκληρά» αναμένεται να ανακοινωθούν προσεχώς.
–Όπως σας έγραψα ανάμεσα στους συμμετέχοντες στη διευρυμένη σύσκεψη του Σαββάτου,
ήταν και ο υπουργός Εξωτερικών Γιώργος Γεραπετρίτης, ο οποίος ως υπουργός Επικρατείας,
κλήθηκε να διαχειριστεί διάφορες κρίσεις που είχαν προκύψει έχοντας ως επίκεντρο τον χώρο
του ποδοσφαίρου. Η ενασχόλησή του αυτή, τον έφερε πιο κοντά στις «κεφαλές» της UEFA και
της FIFA. Επί της ουσίας για δύο και πλέον χρόνια ήταν ο «διαπιστευμένος» του προέδρου
Μητσοτάκη στους κορυφαίους διεθνείς ποδοσφαιρικούς οργανισμούς. Όπως με πληροφορεί
αξιόπιστη κυβερνητική πηγή, ο υπουργός Γεραπετρίτης, με εξουσιοδότηση του
πρωθυπουργού, είχε σειρά επαφών με υψηλά ιστάμενους σε UEFA και FIFA, ενημερώνοντας
σχετικώς για την απόφαση της κυβέρνησης, να προχωρήσει σε μια σειρά από μέτρα που θα
στοχεύουν στην καταπολέμηση της βίας.
-Επιστροφή στις παλιές εποχές για τον πρόεδρο Αλαφούζο, που όπως με πληροφορεί
αξιόπιστη επί των μιντιακών πηγή, εκτός απ΄ όλα τα υπόλοιπα, ετοιμάζει (αν δεν το έχει ήδη
έτοιμο) ένα νέο φιλοπαναθηναϊκό site, στο οποίο όπως μαθαίνω θα έχει κεντρικό ρόλο ο
Κυριάκος Θωμαΐδης της γνωστής τηλεοπτικής «Δίκης» στο κανάλι του Ιβάν Σαββίδη. Σύμφωνα
με την πηγή μου το νέο αθλητικό portal θα έχει έντονο «αποκαλυπτικό» χαρακτήρα. Αν
κατάλαβα καλά, θα είναι κάτι σαν διαδικτυακό εδώλιο.
-Όπου κι αν βρεθώ τις τελευταίες μέρες, σχεδόν μονότονα ακούω μια γκρίνια που σχετίζεται με
το γεγονός ότι έχουν σταματήσει οι πληρωμές από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων. Επί
της ουσίας μιλάμε για κανονική (και με το νόμο) στάση πληρωμών, που έχει φέρει στα όριά
τους, από τους εργολάβους μέχρι τους περιπτεράδες της Πλατείας Συντάγματος. Εσχάτως
πολλά από τα παράπονα φτάνουν μέχρι και στα γραφεία του υπουργού Χατζηδάκη και του
αναπληρωτή Παπαθανάση, χωρίς ωστόσο να μπορούν να δώσουν (άμεσα) λύση. Επειδή
όμως η στάση πληρωμών προκαλεί αλυσιδωτές αντιδράσεις, κάπου άκουσα χθες ότι μετά την
ψήφιση του προϋπολογισμού, θα ξεκινήσουν να πιστώνονται τα πρώτα χρήματα προς τους
δικαιούχους.
Ο πρόεδρος Κασσελάκης καλό θα είναι να έχει κατά νου πως η λογική των ευκαιριακών
συμμαχιών, που συνοψίζεται στην παροιμιώδη φράση «ο εχθρός του εχθρού μου είναι φίλος
μου», στο τέλος δεν έχει καλά αποτελέσματα. Γιατί δεν θα προλάβει να πάρει χαμπάρι πώς θα
οδηγηθεί από το «Ωσαννά» στο «Σταύρωσον Αυτόν». Προσπαθώ να τον προετοιμάσω για το
«Τετέλεσται» που καραδοκεί επειδή τις τελευταίες ώρες από διάφορες πηγές του ΣΥΡΙΖΑ
δέχομαι πληροφορίες για μια περίεργη κινητικότητα που λαμβάνει χώρα στις τάξεις των
λεγόμενων «νεοπροεδρικών». Οι τελευταίοι μπορεί στη μάχη για την προεδρία του κόμματος
να τον «εξύψωσαν» στον βασιλικό θρόνο της Κουμουνδούρου για να μην πάρει τα σκήπτρα η
Έφη Αχτσιόγλου ωστόσο με την ίδια ευκολία που του πρόσφεραν την «υστερόβουλη» στήριξή
τους μπορεί να του τραβήξουν και το χαλί ακόμη πριν προλάβει να φτάσει στις ευρωεκλογές.
Μαθαίνω επίσης πως καταλυτικής σημασίας, για τέτοιου είδους απρόσμενες εξελίξεις, θα είναι
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οι δημοσκοπήσεις του Φεβρουαρίου, περίοδος που προγραμματίζεται η διεξαγωγή του
Συνεδρίου του κόμματος. Εάν επιβεβαιωθεί σε αυτές η περαιτέρω ελεύθερη πτώση των
ποσοστών του ΣΥΡΙΖΑ και το κόμμα φτάσει στα πρόθυρα της ανηκέστου εκλογικής βλάβης
τότε θα αναληφθούν πρωτοβουλίες εξαιρετικά επώδυνες για τον πρόεδρο Κασσελάκη.
-Εσχάτως διαπιστώνω ότι ξανάσμιξαν τα αηδόνια. Αναφέρομαι στους Νίκο Παππά και Χρήστο
Σπίρτζη, οι οποίοι έχουν αρχίσει να κάνουν δουλίτσα και μάλιστα σοβαρή ενόψει του
επικείμενου κομματικού Συνεδρίου. Οι δύο που όπως και να το κάνουμε έχουν την πείρα τους,
φαίνεται ότι οργανώνουν τον στρατό τους, έχοντας ως βασικό στόχο (αν και δεν το δείχνουν
επί του παρόντος) την εξολόθρευση Πολάκη.
–Υποθέτω ότι θα θυμάστε ποια στήλη είχε αποκαλύψει πριν από κάμποσες μέρες ότι ο
πρόεδρος Κασσελάκης ετοίμαζε εκ νέου ταξίδι στη Νέα Υόρκη. Αν και δεν διαθέτω μεγάλα
ερείσματα στον ΣΥΡΙΖΑ, για άλλη μια φορά επιβεβαιώθηκε η σχετική πληροφορία. Για να
δικαιολογήσει μάλιστα την πολυήμερη απουσία του, μετά τη Νέα Υόρκη, θα ταξιδέψει σε
Μελβούρνη και Γιοχάνεσμπουργκ, προκειμένου να συναντήσει ενόψει ευρωεκλογών την
Ομογένεια. Με αυτά και με κάτι άλλα που φτάνουν στα αυτιά μου, προβλέπω να ξαναδούμε τον
πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ μετά το δεύτερο μισό του Ιανουαρίου. Άντε τώρα να πείσεις τον Παππά
και όσους έχουν απομείνει στην Κουμουνδούρου ότι δεν έχει ξεκινήσει να τους κάνει πλάκα ο
αρχηγός Στέφανος.
-Με αφορμή τα όσα υποστήριξε στην πρόσφατη συνέντευξη που παραχώρησε στο «Βήμα της
Κυριακής», σχετικά με τη συγκρότηση του ευρωψηφοδελτίου του ΣΥΡΙΖΑ, ρώτησα και έμαθα
ότι ο πρόεδρος Κασσελάκης, έχει καταλήξει πρωτίστως στη δική του υποψηφιότητα. Είναι κάτι
που το σκέφτεται από την πρώτη μέρα που έγινε αρχηγός, ωστόσο μετά τις πρόσφατες
εξελίξεις με την αποχώρηση των «11», κατέληξε ότι αποτελεί μονόδρομο. Επ΄ αυτού υπάρχει
μια και μόνη ένσταση που συνδέεται με τον σταυρό προτίμησης. Οι πιο υποψιασμένοι
φοβούνται μήπως  η υποψηφιότητά του, αποτελέσει ιδανική ευκαιρία για να αποδοκιμαστεί και
να φύγει.
–Προ μιας βδομάδας σας έγραφα ότι με απόφαση του προέδρου Μητσοτάκη, η ΝΔ, θα στήριζε
για την προεδρία της Κεντρικής Ένωσης Δήμων Ελλάδος, τον έμπειρο αυτοδιοικητικό Λάζαρο
Κυρίζογλου, Δήμαρχο Αμπελοκήπων – Μενεμένης. Χθες λοιπόν ήρθε και η επίσημη
ανακοίνωση από τα κεντρικά της Πειραιώς, επιβεβαιώνοντας τα όσα είχαμε προαναγγείλει. Αν
και υπάρχουν κάνα δυο αντάρτες, όσοι γνωρίζουν τους αυτοδιοικητικούς συσχετισμούς,
κάνουν λόγο περί ενός περιπάτου. Άλλωστε οι δύο αντίπαλοι του Κυρίζογλου, θα πρέπει
κάποια στιγμή σε αυτή τη ζωή να επιλέξουν το κόμμα που προέρχονται και μετά όλα θα είναι
κάπως διαφορετικά και γι’ αυτούς και για μας.
-Δυσκολεύουν τα πράγματα για τον αεικίνητο Θανάση Παπανικολάου, αφού τα δημοσιεύματα
της στήλης, έχουν σταθεί αφορμή για να ξεκινήσει μια κουβέντα εντός και εκτός συνόρων, σε
σχέση με την αξιοποίηση των χρημάτων που δίνονται για τη σίτιση των μεταναστών. Η
Ευρωπαϊκή Επιτροπή, φέρεται να επικοινώνησε με το υπουργείο Μετανάστευσης και Ασύλου
 ζητώντας εξηγήσεις για τα πεπραγμένα κυρίως της Vivartia. Επίσης, μαθαίνω ότι υπάρχει και
μια συζήτηση για τη διενέργεια ελέγχου από την  Επιτροπή Δημοσιονομικού Ελέγχου
(Ε.Δ.ΕΛ.). Και σαν να μην έφταναν όλα αυτά ο Παπανικολάου εσχάτως βρίσκεται στο
στόχαστρο και μιας ισχυρής ομάδας που γνωρίζει πολύ καλά τις μέρες και τα έργα του, από
την εποχή που συνεργάζονταν με τον Μίμη Παπαγγελόπουλο, για να αποκαθηλώσει τον
συγχωρεμένο τον Βγενόπουλο.
! Στα νησιά που μαγειρεύει η Vivartia, ακούγεται εντονότατα ότι ο Παπανικολάου, ζητούσε δύο
ευρώ από τους υπεργολάβους, τα οποία όπως ισχυρίζονταν τα έδινε σε έναν κωδικό με την
ονομασία: «διαχειριστικά κόστη». Πάντως πρέπει να σας πω ότι στο Μαξίμου, έχουν πλήρη
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εικόνα και για τα «διαχειριστικά κόστη» και για κάτι άλλες σαχλαμάρες που ακούγονταν σε
σχέση με μπόνους και επιβραβεύσεις.
-Ψάχνοντας δεξιά κι αριστερά διάφορα για τον Παπανικολάου της Vivartia, ένας θαμώνας ενός
από τα in στέκια της Αθήνας, μου διηγήθηκε τον απόλυτο εξευτελισμό του συγκεκριμένου (του
Παπανικολάου) από έναν εκ των ισχυρότερων επιχειρηματιών της χώρας. Όπως μου είπε ο
φίλος μου, ευρισκόμενος σε διπλανό τραπέζι σε γνωστό ρεστοράν του Κολωνακίου, βίωσε κάτι
πρωτόγνωρο. Έναν επιχειρηματία (εκ των κορυφαίων) να απαξιώνει και μάλιστα επί μισάωρο
(και βάλε) τον Παπανικολάου. Αν κατάλαβε καλά ο πληροφοριοδότης μου, γιατί τον χώριζε μια
κάποια απόσταση από τον εξευτελισμό του Θανασάκη, ο τελευταίος πήγε για να γνωρίσει τον
υβριστή του. Προφανώς δεν χρειάστηκε και πολλή ώρα για να πάρει χαμπάρι περί τίνος
επρόκειτο και κάπου εκεί αντί για σούσι, άρχισε ο ψιλοκομμένος -αλά Τσαρούχα- πατσάς, με
τον Παπανικολάου να ψάχνει την πόρτα για να φύγει.
-Θα αποφύγω προς αποφυγήν παρεξηγήσεων από τον πρόεδρο Ανδρουλάκη να αναφερθώ
στο χθεσινό πανηγύρι που οργάνωσε το ΠΑΣΟΚ, για να δείξει πόσο ισχυρό είναι στην
αυτοδιοίκηση. Ευτυχώς που δεν επιβάλλονται φόροι «πολιτικού μικρομεγαλισμού». Επειδή
όμως ακούω κάτι περίεργα, θα αφήσω εδώ κάνα δυο για να υπάρχουν. Ο αρχηγός του
ΠΑΣΟΚ, όχι μόνο πιστεύει στο όνειρο, αλλά θεωρεί ότι μπορεί να «χτυπήσει» μέχρι και την
προεδρία της ΚΕΔΕ. Στο πλαίσιο αυτό πιέζει δυο δημάρχους για να του πουν το μεγάλο «ναι».
Τον Χάρη Δούκα της Αθήνας και τον Παναγιώτη Σημαντηράκη των Χανίων. Ωστόσο και οι δύο
φαίνεται να χαλάνε το χατίρι του προέδρου Νίκου, αφού δεν έχουν κανένα λόγο να δώσουν μια
μάχη, που είναι χαμένη από τα αποδυτήρια, αν όχι από το λεωφορείο της… αποστολής.
-Πολλαπλές επαφές ξεκίνησε από χθες στην Κύπρο  ο υπουργός Πιερρακάκης καλεσμένος της
ομολόγου του Αθήνας Μιχαηλίδου. Ανάμεσα στα πολλά που ξεχώρισα ήταν και η υπογραφή
συμφωνίας εκπαιδευτικής συνεργασίας μεταξύ των υπουργείων Παιδείας Ελλάδας και Κύπρου.
Ακολούθως ο δικός μας επί της Παιδείας συνάντησε  τον Πρόεδρο της Κυπριακής Δημοκρατίας
Νίκο Χριστοδουλίδη και αμέσως μετά την Πρόεδρο της Κυπριακής Βουλής Αννίτα Δημητρίου.
Τα καλά και σημαντικά τα ξεχώρισα στις επαφές που είχε ο υπουργός Πιερρακάκης με τη
Σύνοδο Πρυτάνεων Κυπριακών Πανεπιστημίων, αφού εκεί συζητήθηκαν εκτενώς θέματα που
σχετίζονται με τη λειτουργία των μη κρατικών πανεπιστημίων, που αποτελούν πλέον βαριά
«βιομηχανία» για την Κύπρο. Επειδή όμως πολλές φορές η φήμη προηγείται οτιδήποτε άλλου,
αν και υπουργός Παιδείας, ο Πιερρακάκης έγινε αποδέκτης πολλών ερωτήσεων σε σχέση με τα
όσα πέτυχε στο Ψηφιακής Διακυβέρνησης . Αν μπορούσαν θα τον κρατούσαν κάνα τρίμηνο για
να τους ψηφιοποιήσει και να φύγει…
-Μια παλιά γνώριμη η Ιωάννα Δρέττα , στέλεχος με 20ετη εμπειρία ιδιαίτερα στον χώρο των
τουριστικών αναπτύξεων αναλαμβάνει CEO στην εταιρία REDS του Ομίλου ΕΛΛΑΚΤΩΡ.
Πρόκειται για μια γυναίκα που επί της ουσίας «έχτισε» (εκτός των άλλων) το Marketing Greece
και που διαθέτει τεράστια εμπειρία στον χώρο του τουρισμού. Οι προκλήσεις για την ανάπτυξη
ιδιαίτερα της πρώην αμερικάνικης βάσης στις Γούρνες, το μικρό Ελληνικό και του κτήματος
ΚΑΜΠΑ δίνουν ένα μεγάλο πεδίο δράσης στη νέα CEO της REDS ώστε με την εμπειρία της να
δρομολογήσει αυτές τις επενδύσεις. Από τη λιγοστή εμπειρία που διαθέτω σε αυτή τη μάταια
πιάτσα, εκτιμώ ότι η επιλογή της Ιωάννας Δρέττα, συνδέεται με τον συναγωνιστή Κώστα
Τούμπουρο, ο οποίος αν δεν κάνω λάθος έχει πλήρη και διαχρονική γνώση του βιογραφικού
της. Επειδή όμως μιλάμε για μικρή πιάτσα, οφείλω να σας πω ότι στην εκπνοή του 2023, η εν
Ελλάδι ομάδα της Reggeborgh σκόραρε…
-Ένας από τους (πολλούς) που βρέθηκαν στην 25η συνάντηση της  Capital Link στη Νέα
Υόρκη, κάποια στιγμή (προφανώς στο περιθώριο των εργασιών του συνεδρίου) εντόπισε σε
μια γωνία τον ισχυρό άνδρα της Intrakat Αλέξανδρο Εξάρχου να συζητά (επί κάμποση ώρα) με
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τον Τζον Πόλσον  (President & Portfolio Manager Paulson & Co). Επειδή τέτοιες συναντήσεις
δεν πρέπει να περνούν απαρατήρητες σε αυτούς τους πονηρούς (τραπεζικά) καιρούς, σπεύδω
να σας ενημερώσω, ότι εκτός από τη συζήτηση στη γωνία, ανάμεσα σε Εξάρχου και Πόλσον ,
πως για όσους το παραβλέπουν ο τελευταίος είναι ένας εκ των μεγάλων ιδιωτών μετόχων της
Τράπεζας Πειραιώς. Επίσης για όσους επίσης το αγνοούν μέσα στην πίεση της δουλειάς, ο
πρώτος (δηλαδή ο Εξάρχου) είναι ο μεγαλομέτοχος της Τράπεζας Αττικής και σε λίγο του υπό
συγκρότηση πέμπτου τραπεζικού πυλώνα στη χώρα. Επειδή λοιπόν μέσα στη ζαλάδα μου,
δεν θυμάμαι αν αυτό που θα σας παραθέσω, είναι λογισμός (όπως λένε και οι μοναχοί στο
Άγιο Όρος) στον ξύπνιο ή στον ύπνο μου, κάπου είδα, τον μεγαλομέτοχο της Παγκρήτιας και
της Αττικής, να τα βρίσκει με τον μέτοχο της Τράπεζας Πειραιώς. Άλλωστε οι δύο της γωνίας,
που συζητούσαν για κάμποση ώρα, φαίνεται να έχουν κοινές παραδοχές, σε σχέση με τις
προοπτικές του εγχώριου τραπεζικού συστήματος. Επειδή, από δω και πέρα θα αρχίσω να
κάνω περίεργους λογισμούς, σταματώ να γράφω για να μην σας πω στο τέλος ότι ο Πόλσον
αποφάσισε να επενδύσει στα projects του Εξάρχου και μετά να πρέπει να ανέβω στο Όρος για
εκ νέου εξομολόγηση για το αμάρτημά μου.
-Η νέα χρονιά θα μπει με εκστρατεία προβολής της Ελλάδας ως επενδυτικού προορισμού.
Πριν από το event της JP Morgan στις 24 Ιανουαρίου στη Νέα Υόρκη, με παρουσία του
πρωθυπουργού Κυριάκου Μητσοτάκη, ακούω ότι η JP Morgan θα διοργανώσει στην Αθήνα,
17-19 Ιανουαρίου, road show για συναντήσεις εκπροσώπων της κυβέρνησης, θεσμικών
παραγόντων της αγοράς, των διοικήσεων των τραπεζών και μεγάλων ελληνικών επιχειρήσεων,
με διεθνείς επενδυτές.  Στην εκδήλωση θα συμμετέχουν οι Aegean Airlines, Alpha Bank,
Eurobank, Τράπεζα Πειραιώς, Εθνική Τράπεζα, ΕΧΑΕ, Ταμείο Χρηματοπιστωτικής
Σταθερότητας, Intrum, Μυτιληναίος, ΟΠΑΠ, ΟΤΕ & Payzy Wallet, Prodea Real Estate, ΤΕΡΝΑ
Ενεργειακή, εκπρόσωποι της κυβέρνησης και της Τράπεζας της Ελλάδος. Η λίστα των
συμμετεχόντων συμπληρώνεται συνεχώς.
-Μεγάλες ανακατατάξεις θα φέρει το 2024 στην αγορά των servicers. Κάτι τα έξοδα για την
ψηφιακή πλατφόρμα επικοινωνίας με τους δανειολήπτες που πρέπει να είναι έτοιμη μέχρι τα
τέλη Μαρτίου, κάτι η διαδικασία επαναξιολόγησης των αδειών από την ΤτΕ με βάση τα νέα
αυστηρότερα κριτήρια του νόμου που ψηφίστηκε την περασμένη εβδομάδα, λίγους θα κρατήσει
η «κρησάρα». Τέσσερις – πέντε από τους εικοσιπέντε servicers σήμερα. Οι μικρότεροι, κάποιοι
εκ των οποίων απλά κελύφη, είτε θα αναγκαστούν να πουληθούν όσο – όσο ή θα δουν την ΤτΕ
να τους παίρνει την άδεια. Το τοπίο θα έχει ξεκαθαρίσει μέχρι το 2025.
!Το 2024 – 2025 θα είναι μια διετία έντονης κινητικότητας στην αγορά των servicers και σε
άλλα επίπεδα. Αρχικά σε πωλήσεις δανείων πρωτογενώς, δηλαδή νέα πακέτα δανείων στην
αγορά. Μου λένε ότι το 2024 θα έχουμε πρωτογενείς πωλήσεις ύψους 10 δισ. ευρώ. Το
μεγαλύτερο πακέτο θα είναι αυτό της PQH, όπου χθες έμαθα πως υποβλήθηκαν μη
δεσμευτικές προσφορές. Από τους συνήθεις γνωστούς επενδυτές, Davidson Kempner,
Fortress, Bain Capital, Bracebridge, Intrum Investments κ.α
–  Μιλώντας για εταιρείες διαχείρισης, πάντως, και επειδή στην ουσία πρόκειται για μικρές
τράπεζες, η Πολιτεία θα πρέπει να δει περισσότερο εις βάθος κάποια θέματα. Καλά τα
πρόστιμα, έστω και με το εφέ που κάνουν. Γιατί π.χ. δεν μπορεί να θεωρείται απρεπής
συμπεριφορά προς τον δανειολήπτη και να πέφτει βαριά καμπάνα, όταν λέει η εταιρεία
διαχείρισης σε κάποιον με πέντε σπίτια τα οποία έχει μεταβιβάσει στα παιδιά του και δεν
πληρώνει τις δόσεις, «πλήρωσε γιατί το χρέος θα μεταβιβαστεί στα παιδιά σου»… Το
αυτονόητο δεν είναι απειλή.
-Πάμε παρακάτω. Καλή η κατάργηση του ακαταδίωκτου. Έχει σκεφτεί όμως κανείς ότι
καλύτερα «κουρέματα» γιοκ; Τώρα οι εταιρείες διαχείρισης κάνουν ρυθμίσεις με κουρέματα
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χαμηλότερα από την αξία του ακινήτου που εξασφαλίζει το δάνειο. Έχει π.χ. κάποιος χρέος
140.000 ευρώ και αξία ακινήτου 100.000 ευρώ, λένε στον πελάτη «δώσε 85.000 ευρώ με
ρύθμιση 30 ετών και όταν αποπληρώσεις το ποσό αυτό, σου διαγράφουμε τις υπόλοιπες
65.000 ευρώ του χρέους, στο οποίο δεν θα έχουμε επιβάλλει προσαυξήσεις τόκων». Χωρίς το
ακαταδίωκτο, όλοι θα υπογράφουν για κούρεμα που δεν είναι χαμηλότερο από την αξία του
ακινήτου και λίγο πάνω. Θα βάλει κανείς το κεφάλι του στον ντορβά όταν μιλάμε και για δάνεια
που έχουν τιτλοποιηθεί και μεταβιβαστεί στον «Ηρακλή»; Με τις κρατικές εγγυήσεις δεν είναι να
παίζει κανείς.
-Και πρωτίστως το Δημόσιο. Που πρέπει να δει πολύ σοβαρά θέματα της απονομής
δικαιοσύνης που μπλοκάρουν τις ανακτήσεις και θέτουν εν κινδύνω τις κρατικές εγγυήσεις
(δηλαδή την τσέπη του Έλληνα φορολογούμενου). Όπως π.χ. τις ανακοπές κατά
πλειστηριασμών. Που στην πλειοψηφία τους γίνονται χωρίς ο οφειλέτης να έχει να χάσει
τίποτα, παρά μόνο τα δικηγορικά του έξοδα (γιατί στην πλειοψηφία τους επίσης, οι ανακοπές
χάνονται από τους οφειλέτες). Αντιθέτως, ο οφειλέτης έχει κερδίσει χρόνο 2 – 3 ετών, χωρίς να
επιβαρύνεται εν τω μεταξύ με τόκους υπερημερίας. Και το ακίνητο δεν μπορεί να μεταβιβαστεί
στον αγοραστή. Γενικά, δικονομικά παράθυρα, πρέπει να κλείσουν για τους πλειστηριασμούς.
Και μήπως να φύγουν και κάποια ταμπού για τους πλειστηριασμούς; Γιατί η αλήθεια είναι πως
φθηνή στέγη που θα λύσει και το στεγαστικό πρόβλημα, μόνο δια μέσου των πλειστηριασμών
μπορεί να βρεθεί.
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Capital Link: Έτος ορόσημο γα νέες επενδύσεις το 2024
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Ελλάδα είναι πλέον «ορατή» στις ξένες αγορές και τους διεθνείς επενδυτές, είναι το
συμπέρασμα της φετινής 25ης συνάντησης Κορυφής γα την Οικονομία στη Νέα Υόρκη - Η
συμμετοχή ξεπέρασε κάθε προηγούμενο, καθώς τις εργασίες του συνεδρίου παρακολούθησαν
πάνω από 1.000 άτομα - Το μήνυμα Μητσοτάκη στο Capital Link: «Η Ελλάδα είναι στη σωστή
τροχιά» (pics)
Με την κοινή παραδοχή ότι η Ελλάδα έχει διανύσει μακρύ δρόμο την τελευταία τετραετία
ολοκληρώθηκε το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in Greece. Το συνέδριο που αισίως
έκλεισε ένα τέταρτο του αιώνα, όπως αποδείχθηκε, είχε μια ειδοποιό διαφορά από τα
προηγούμενα: αναφέρθηκε σε μια χώρα που καμία σχέση δεν έχει πια με αυτό που ήταν λίγα
χρόνια νωρίτερα και συγκεκριμένα το 2019, καθώς είναι πλέον «ορατή» στις ξένες αγορές και
τους διεθνείς επενδυτές. Εξ ου και η φετινή συμμετοχή ξεπέρασε κάθε προηγούμενο, καθώς τις
εργασίες του παρακολούθησαν πάνω από 1.000 άτομα, τόσο από την Ελλάδα, όσο και από
την Αμερική.
Στο μήνυμά του που αυτή τη φορά, λόγω έκτακτων πολιτικών συγκυριών, έφτασε σε γραπτή
μορφή, ο πρωθυπουργός, Κυριάκος Μητσοτάκης, κάλεσε τους επενδυτές να αυξήσουν τις
τοποθετήσεις τους στην Ελλάδα, με τη διαβεβαίωση ότι η χώρα θα συνεχίσει να πορεύεται
στον δρόμο της σταθερότητας, της συνέπειας και των μεταρρυθμίσεων.
Από την πλευρά του, ο πρόεδρος της Capital Link, Νίκος Μπορνόζης, χαιρέτισε τη μαζική
προσέλευση, επισημαίνοντας η θετική συγκυρία, με την απόκτηση της επενδυτικής βαθμίδας
από την Ελλάδα, γεγονός που θα προσελκύσει το ενδιαφέρον περισσότερων επενδυτών.« Το
σημερινό συνέδριο, παραδοσιακά, είναι ένα διεθνές συνέδριο για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη,
το οποίο διοργανώνεται μαζί με τα Χρηματιστήρια Αθηνών και Νέας Υόρκης και μεγάλες
διεθνείς τράπεζες», είπε ο κ. Μπορνόζης.
Τα πάνελ πολυάριθμα και πολυθεματικά, αλλά με κοινό παρανομαστή την ανάγκη για
επιτάχυνση των επενδύσεων, ώστε να επιτευχθεί βιώσιμη ανάπτυξη, όπως ήταν και ο τίτλος
της φετινής διοργάνωσης (“Accelerating Investments for Sustainable Growth”).
O αναπληρωτής υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης, ήταν ο
πρώτος υπουργός που απηύθυνε ομιλία στην κατάμεστη αίθουσα του Metropolitan Club.
Όπως ανέφερε, μεταξύ άλλων, υπάρχει πλέον σιγουριά για το μέλλον, και η χώρα διαθέτει
πλέον επενδυτική και αναπτυξιακή δυναμική, μετά και την τρίτη κατά σειρά αναβάθμιση από τη
Fitch (είχαν προηγηθεί DBRS και S&P) μετά από οδυνηρές και δύσκολες μεταρρυθμίσεις.
Οι επενδύσεις, ανέφερε, αναμένεται να αυξηθούν στο ποσοστό ρεκόρ του 15,1%, από 7,1% το
2023, καθώς η χώρα κλείνει το 2023 με αύξηση του ΑΕΠ κατά 2,4% και το 2024 αναμένει 2,9%
ανάπτυξη, ποσοστό διπλάσιο από την Ευρωζώνη.
Στο δικό του μήνυμα, αναφορικά με τις επενδυτικές ευκαιρίες στον τομέα υποδομών και έργων
μεταφορών, ο αρμόδιος υπουργός, Χρήστος Σταϊκούρας, αναφέρθηκε στην πρόοδο που έχει
σημειώσει η Ελλάδα στην ανάπτυξη των υποδομών, ενώ εξήρε την ανάγκη διατήρησης των
υφιστάμενων υποδομών. Εκανε αναφορά στη δημιουργία του νέου ΟΣΕ με τη συμπερίληψη
της ΕΡΓΟΣΕ και της ΓΑΙΟΣΕ που θα διαχειρίζονται θέματα ασφάλειας, ενώ εστίασε στις
επενδύσεις σε βασικούς, όπως η συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους ευρωπαϊκούς
σιδηροδρομικούς διαδρόμους, αλλά και η ανανέωση του στόλου των λεωφορείων με 150
ηλεκτρικά λεωφορεία σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη από τον Απρίλιο του 2024. Όπως είπε, το
2024 θα είναι η χρονιά που θα προωθηθεί η ηλεκτροκίνηση στη χώρα.
Εν συνεχεία, ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα -και νυν ΥΦΥΠΕΞ για θέματα
ενεργειακών πόρων- Τζέφρι Πάιατ εξέφρασε την ικανοποίησή του αναφερόμενος στην
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αναβάθμιση του ρόλου της Ελλάδας ως ενεργειακού κόμβου.
Εργα σαν το FSRU της Αλεξανδρούπολης και ο αγωγός IGB Ελλάδας – Βουλγαρίας, στη
δεδομένη συγκυρία είναι πολύ σημαντικότερα, ενώ μεγάλης σημασίας είναι και ο
διασυνδετήριος αγωγός φυσικού αερίου Ελλάδας- Βόρειας Μακεδονίας.
Τόνισε παράλληλα, ότι μεγάλες αμερικανικές εταιρείες όπως η Microsoft έχουν επενδύσει
πολλά στην Ελλαδα και θα συνεχίσουν να το κάνουν.
Ο υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, χαρακτήρισε το 2024 πολύ
σημαντική χρονιά για ενεργειακές επενδύσεις.
Ο υπουργός εστίασε στη σημαντική πρόοδο που έχει κάνει η Ελλάδα ως προς τη μείωση των
εκπομπών άνθρακα, τονίζοντας ότι στόχος είναι να γίνει ολοκληρωτική το 2028 ή,
ενδεχομένως, ακόμη και το 2026, εάν οι συνθήκες το επιτρέψουν. «Προχωράμε γρήγορα την
πράσινη μετάβαση », ανέφερε χαρακτηριστικά και επισήμανε ότι από το 2011 η χώρα έχει
μειώσει κατά 80% την κατανάλωση άνθρακα, από εκεί που βασιζόταν ως επί το πλείστον στον
λιγνίτη.
Η Ελλάδα κατέληξε ο κ.Σκυλακάκης έχει όλα τα φόντα να γίνει και κόμβος και παραγωγός
ενέργειας και με τα υπεράκτια έργα που ετοιμάζονται (σύνδεση με Βουλγαρία, Ιταλία, Δυτικά
Βαλκάνια, Ισράηλ και Κύπρο) υπάρχει η ελπίδα ότι θα μπορέσει να γίνει και παραγωγός
βιομηχανικής ενέργειας.
Το συνέδριο συνεχίστηκε καθ’ όλη τη διάρκεια της ημέρας με ταυτόχρονα πάνελ σε δύο
αίθουσες και ολοκληρώθηκε με το καθιερωμένο δείπνο και τη βράβευση του κ. Νίκου
Σταθόπουλου της BC Partners για τις επενδύσεις που έχει υλοποιήσει η εταιρεία του.
Διαβάστε ακόμη
Τα μέτρα για τη βία, ο Μητσοτάκης και ο Dimon, το ορόσημο των κατασκευών, η ώρα του ΟΤΕ
και το διπλό σφυρί
«Ποδαρικό» της εφορίας με Ψηφιακό Δελτίο Αποστολής και Πελατολόγιο
Γκόπιναθ (ΔΝΤ): Έως και 7% μπορεί να κοστίσει στο παγκόσμιο ΑΕΠ ο οικονομικός
«κατακερματισμός» (tweet)
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Τα μέτρα για τη βία, ο Μητσοτάκης και ο Dimon, το ορόσημο των κατασκευών, η ώρα
του ΟΤΕ και το διπλό σφυρί /// Αποτέλεσμα;
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
-Χαίρετε, λοιπόν για όσους παρακολουθούν αθλητικά και δη ποδοσφαιρικά, τα μέτρα που
εξήγγειλε χθες η κυβέρνηση ήταν τα αναμενόμενα, ούτε λίγο ούτε πολύ. Και αυτό γιατί δεν
μπορείς να πάρεις παραπάνω μέτρα όταν τα έχεις πάρει από πριν όλα ή σχεδόν όλα, αλλά δεν
έχεις εφαρμόσει τίποτα ή σχεδόν τίποτα. «Εχουμε ίσως το πιο αυστηρό πλαίσιο στην Ευρώπη
αυτή τη στιγμή, ειδικά από τον Αύγουστο και μετά που δολοφονήθηκε ο οπαδός στη Νέα
Φιλαδέλφεια. Το θέμα είναι ότι δεν εφαρμόστηκαν ούτε από τις ομάδες αλλά κι εμείς δεν τους
ελέγξαμε για να διαπιστώσουμε τι έγινε και τι όχι», είπε με αρκετή δόση ειλικρίνειας η πηγή μου
στο Μ.Μ. και πρόσθεσε ότι «έστω και με καθυστέρηση θα το κάνουμε με όλους τους τρόπους
και με όλη την ένταση που απαιτείται μετά τα πρόσφατα γεγονότα».
Αποτέλεσμα;
-Από εκεί και πέρα οργανωμένες συμμορίες από χούλιγκαν, όπως όλοι γνωρίζουμε, υπάρχουν
παντού, σε όλες τις ομάδες, οπότε αν θέλουν να κάνουν κανονικά τη δουλειά τους οι
εισαγγελείς, η Δικαιοσύνη εν γένει αλλά και οι διωκτικές αρχές, μπορούν να το κάνουν εφόσον
λαμβάνουν και το μήνυμα από την πολιτική ηγεσία ότι δεν θα λειτουργήσει για να συγκαλύψει,
αλλά αντιθέτως για να ενθαρρύνει την εξάλειψή τους. Ας περιμένουμε όμως λίγους μήνες να
δούμε το αποτέλεσμα γιατί όλοι ξέρουμε πού ζούμε…
Κ. Μητσοτάκης, J. Dimon μαζί σε roadshow στη Νέα Υόρκη
-Η JP Morgan στα τέλη Ιανουαρίου (αν δεν κάνω λάθος στις 25 και 26/1/24) επιχειρεί για
πρώτη φορά ένα μεγάλο roadshow για το Ελληνικό Χρηματιστήριο στη Νέα Υόρκη. Την
πρόσκληση απευθύνει ο ισχυρότερος σήμερα τραπεζίτης στις ΗΠΑ, ο Jamie Dimon, ο οποίος
και θα δώσει το παρών στην εκδήλωση, στην οποία παρών φυσικά θα είναι ο Πρωθυπουργός,
ο οποίος και θα απευθυνθεί στους ξένους επενδυτές, ενώ βαλίτσες για τις ΗΠΑ ετοιμάζει η
πρώτη εθνική των εισηγμένων εταιριών που θα εκπροσωπηθεί σε ανώτατο επίπεδο. Λίγες
ημέρες πριν από τη συγκεκριμένη εκδήλωση στη Νέα Υόρκη, η Διεύθυνση Αναδυόμενων
αγορών της JP Morgan διοργανώνει στην Αθήνα ένα reverse road show φέρνοντας
Αμερικανούς αναλυτές και επενδυτές για να τους παρουσιάσει τις 4 τράπεζες και 8 εταιρίες (7
εισηγμένες και την Intrum).
Όλοι ευχαριστημένοι με την Ελλάδα
-Και να ολοκληρώσουμε τα νέα από την άλλη πλευρά του Ατλαντικού, λέγοντας πως
ολοκληρώθηκε και το συνέδριο της Capital Link, με τις πηγές της στήλης να αναφέρουν πως
πήγαμε καλά, καθώς όλοι εμφανίστηκαν ευχαριστημένοι με την Ελλάδα και τις προσπάθειες
που κάνουν Κυβέρνηση και επιχειρήσεις.
Ώρα ανακοινώσεων για Τσαμάζ στον ΟΤΕ
-Όλα δείχνουν πως μέσα στις επόμενες ημέρες θα έχουμε τις επίσημες ανακοινώσεις για την
παραμονή ή μη του Μιχάλη Τσαμάζ στο τιμόνι του ΟΤΕ. Έχουν γίνει ήδη οι σχετικές
προεργασίες και τελούμε εν αναμονή των σχετικών ενημερώσεων προς τα στελέχη και τους
εργαζομένους του Ομίλου. Τα στοιχήματα εντός και εκτός ΟΤΕ δείχνουν αλλαγή σκυτάλης
έπειτα από 13 ολόκληρα χρόνια, καθώς τον Νοέμβριο του 2010 ο Μ. Τσαμάζ είχε διαδεχθεί τον
Παναγιώτη Βουρλούμη, ο οποίος έβαλε τις βάσεις για να μετασχηματιστεί το πρώην κρατικό
μονοπώλιο στις τηλεπικοινωνίες. Ο Τσαμάζ παρέλαβε τη σκυτάλη και έγινε ο μακροβιότερος
πρόεδρος του Ομίλου υλοποιώντας έναν ευρύτατο μετασχηματισμό, τελευταία πράξη του
οποίου είναι η συγχώνευση ΟΤΕ/Cosmote. Σε περίπτωση αποχώρησής του, πέραν των
άλλων, θα προκύψουν δύο ερωτήματα: πρώτον, ποιο θα είναι το επόμενο επαγγελματικό του
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βήμα και δεύτερον ποιος θα είναι ο διάδοχός του στον ΟΤΕ. Για το πρώτο υπάρχουν ήδη
φήμες αλλά δεν θα πρέπει να βιαζόμαστε, άλλωστε τυπικά η θητεία του ολοκληρώνεται τον
Ιούνιο του 2024. Για το δεύτερο, έχει αναφερθεί ευρέως στην αγορά πως στους πιθανούς
αντικαταστάτες τους περιλαμβάνεται ένας κατά το παρελθόν στενός συνεργάτης του, ο Κώστας
Νεμπής, σημερινός επικεφαλής της Hrvatski Telekom, θυγατρικής εταιρείας της Deutsche
Telekom στην Κροατία.
Η ΑΜΚ στη Sky Express και τα «βαφτίσια» στη Λάρνακα
-Σε έκτακτη γενική συνέλευση που πραγματοποιήθηκε προ διμήνου, το δ.σ. της Sky Express
(Κρητικές Αεροπορικές Εκμεταλλεύσεις Α.Ε) αποφάσισε να προχωρήσει σε αύξηση μετοχικού
κεφαλαίου ύψους 1,5 εκατ. ευρώ με καταβολή μετρητών, η οποία και πιστοποιήθηκε.
Εκδόθηκαν 150 χιλιάδες νέες μετοχές και πλέον το μετοχικό της κεφάλαιο ανέρχεται σε 4,5
εκατ. ευρώ. Η Sky Express, που είδε πέρυσι τον τζίρο της να εκτοξεύεται στα 272 εκατ. ευρώ
(από 122 εκατ. το 2021) και τις ζημιές προ φόρων να μειώνονται στο 1,4 εκατ. ευρώ (από 3,7
εκατ.), αναμένει για το 2023 ακόμη καλύτερες επιδόσεις, ως αποτέλεσμα της σούπερ
τουριστικής χρονιάς στην Ελλάδα. Προς το παρόν η διοίκηση ετοιμάζεται για την τελετή
ονοματοδοσίας του Airbus A321neo που απέκτησε η εταιρεία και η οποία θα γίνει την επόμενη
εβδομάδα στη Λάρνακα, παρουσία του προέδρου της Κυπριακής Δημοκρατίας, Νίκου
Χριστοδουλίδη.
Κατασκευές: Έπιασαν το ορόσημο και εισπράττουν
-Το ποσό των 27, 5 εκατομμυρίων ευρώ θα εισπράξει η Ολυμπία οδός για την κατασκευή του
Πάτρα - Πύργος. Πρόκειται για την πληρωμή της 3ης δόσης της χρηματοδοτικής συμβολής του
Δημοσίου, που υπέγραψε τις προηγούμενες μέρες ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
Χρήστος Σταϊκούρας. Τα κονδύλια χορηγούνται στην κοινοπραξία του έργου, με την επίτευξη
ενός από τα ορόσημα που είναι η ολοκλήρωση του 25%. Το Πάτρα - Πύργος κατασκευάζεται
από τις εταιρείες Άκτωρ, ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ και ΑΒΑΞ με στόχο στο τέλος του χρόνου να έχει
ολοκληρωθεί το 30% του οδικού άξονα και να φτάσει το 40% την προσεχή Άνοιξη. Το
προηγούμενο διάστημα τα τρία τμήματα του αυτοκινητόδρομου εμφάνισαν σημαντικές
αποκλίσεις ως προς την πρόοδο κατασκευής, εξέλιξη που αποδίδεται στις μεγάλες
καθυστερήσεις που εμφάνιζε η εργολαβία του Άκτωρα. Το τελευταίο διάστημα, πληροφορίες
αναφέρουν ότι οι ρυθμοί έχουν αρχίσει να ομαλοποιούνται, ως αποτέλεσμα και της μετοχικής
αλλαγής της εταιρείας. Συνολικά, η χρηματοδοτική συμβολή του Δημοσίου για το οδικό έργο
που έχει ενσωματωθεί στην παραχώρηση της Ολυμπίας Οδού ανέρχεται σε 216,6 εκατομμύρια
ευρώ. Για το Πάτρα – Πύργος η κοινοπραξία έχει καταφύγει στη διαιτησία από τον περασμένο
Μάιο ζητώντας την αναθεώρηση του προϋπολογισμού του έργου λόγω αύξησης του κόστους
ενέργειας αλλά και των τιμών των υλικών. Το σχετικό αίτημα, το οποίο αποτιμάται σε
αποζημιώσεις έως και 90 εκατ. ευρώ είχε απορριφθεί από το Δημόσιο και είναι σε εξέλιξη η
διαιτησία μεταξύ των δύο πλευρών.
Και οι ασφαλιστές κατά Τσακλόγλου για τα ομαδικά συμβόλαια
-Έγραφα χθες για τις γκρίνιες που έχει ξεσηκώσει το νομοσχέδιο εμπνεύσεως Τσακλόγλου για
τα Ταμεία Επαγγελματικής Ασφάλισης (ΤΕΑ) και τη στρατιά τραπεζιτών, εφοπλιστών,
επιχειρηματιών που προσπάθησαν να προλάβουν το κακό προειδοποιώντας με στοιχεία και
επιχειρήματα την Κυβέρνηση για τις επιπτώσεις που θα έχει το συγκεκριμένο νομοσχέδιο.
Εκτός όμως από τα ΤΕΑ που διαλύει το νομοθέτημα Τσακλόγλου, έξαλλοι είναι και στις
ασφαλιστικές εταιρίες γιατί με το ετήσιο όριο 20% επί μισθού και εργοδοτικών εισφορών που
μπορεί να τοποθετεί κάποιος, διαλύει τα ομαδικά συμβόλαια των ασφαλιστικών εταιριών. Το
πώς ο Π. Τσακλόγλου κατάφερε να φτιάξει ένα νομοσχέδιο, που βάζει τους πάντες απέναντι
στην Κυβέρνηση, είναι αξιοθαύμαστο. Αλλά στην Ελλάδα δεν είναι η πρώτη φορά που στο
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όνομα της αντιμετώπισης της φοροδιαφυγής διαλύουμε έναν κλάδο. Κάτι τέτοια σχέδια είχαν
ορισμένοι και στα χρόνια των μνημονίων και σήμερα η ελληνική επιχειρηματική κοινότητα ανθεί
σε Ελβετία, Λονδίνο, Μονακό Κύπρο κ.λπ.
ΕΛΛΑΚΤΩΡ: Η Ιωάννα Δρέττα η νέα CEO της Reds
-Στη Reds καθήκοντα CEO αναλαμβάνει η Ιωάννα Δρέττα, σύζυγος του ξενοδόχου Γ. Ρέτσου.
Όσον αφορά τον όμιλο, η διοίκηση έκανε παρουσίαση στους αναλυτές την προηγούμενη
εβδομάδα στο Λονδίνο και η αγορά φαίνεται να πιστεύει ότι ο Αη Βασίλης θα έρθει φέτος
νωρίτερα, γι’ αυτό ανέβασε τη μετοχή πάνω από τα 2,3 ευρώ και την κεφαλαιοποίηση πάνω
από τα 823 εκατ. ευρώ. Η ΕΛΛΑΚΤΩΡ έχει ολοκληρώσει τη χρηματοοικονομική και λειτουργική
της αναδιάρθρωση. Επικεντρώνεται στην κερδοφόρο δραστηριότητα της ΑΚΤΩΡ
Παραχωρήσεις, στη διαχείριση απορριμμάτων μέσω της ΗΛΕΚΤΩΡ και στην ανάπτυξη
ακινήτων μέσω της Reds. Διατηρεί επίσης και ποσοστό 25% στην ΑΝΕΜΟΣ με το υπόλοιπο
75% να ανήκει στη Motor Oil.
Ο ΤΙΤΑΝ βλέπει MSCI
-Οι μεγάλοι θεσμικοί συμφώνησαν και αγόρασαν το νέο 5ετές ομόλογο 150 εκατ. ευρώ του
ΤΙΤΑΝα με επιτόκο 4,25% χωρίς να χρειαστεί Ενημερωτικό Δελτίο, road shows κ.λπ. Αμέσως
μετά η διοίκηση του ΤΙΤΑΝα ανακοίνωσε ότι ο φετινός κύκλος εργασιών θα ξεπεράσει τα 2,5
δισ. ευρώ και τα EBITDA θα είναι πάνω από 500 εκατ. ευρώ. Η αγορά φαίνεται να πιστεύει ότι
τα μεγέθη θα είναι ακόμη καλύτερα γι’ αυτό έστειλε τη μετοχή σε υψηλά 9 ετών και την
κεφαλαιοποίηση στα 1,61 δισ. ευρώ. Επόμενος στόχος της διοίκησης είναι η κεφαλαιοποίηση
των 2 δισ. ευρώ ώστε να διεκδικήσει με αξιώσεις τη θέση που της αρμόζει στο επόμενο
rebalancing του μεγάλου δείκτη MSCI τον Φεβρουάριο του 2024.
Η «άνεση επί ποδός» και το διπλό σφυρί
-Η Elite, με το σλόγκαν «άνεση επί ποδός», υπήρξε κατά το παρελθόν η μεγαλύτερη ελληνική
παπουτσοβιομηχανία, η οποία το 2008, μάλιστα βραβεύτηκε στο Vigevano της Ιταλίας ως μια
εκ των κορυφαίων επιχειρήσεων στον κλάδο της. Μια οικογενειακή εταιρεία που ξεκίνησε από
ένα απλό μαγαζί και από το 1976, με την εταιρική μορφή της, έζησε για χρόνια μέρες δόξας
στην αγορά, υπό τη διοίκηση του Δημήτρη Χριστοδουλάτου και του συνεταίρου του Νίκου
Ζαχαρά. Είναι χαρακτηριστικό ότι διέθετε παραγωγική δυναμικότητα περίπου 1.000.000
ζευγαριών γυναικείων υποδημάτων τον χρόνο, αλλά και δίκτυο 65 καταστημάτων, πολλά εκ
των οποίων είχαν αναπτυχθεί με τη μέθοδο του franchise. Το 2008 όμως, εκτός από τη
βράβευσή της, έμελλε να αρχίσει και η αντίστροφη μέτρηση δεδομένου ότι ξεκινούσε η «μαύρη
νύχτα» της οικονομικής κρίσης. Έτσι, η Elite ήταν ένα από τα πρώτα «θύματά» της, με τον
τζίρο να μειώνεται, τις υποχρεώσεις να αυξάνονται και τους δύο συνιδιοκτήτες να οδηγούνται
σε περιπέτειες. Τελικά η εταιρεία κηρύχθηκε επίσημα σε κατάσταση πτώχευσης το 2017, αλλά
οι περιπέτειες δεν τέλειωσαν. Έτσι, για τις 7 Φεβρουαρίου 2024 έχει προγραμματιστεί
πλειστηριασμός, με επισπεύδουσα την Intrum, που στρέφεται κατά των Δ. Χριστοδουλάτου και
Ν. Ζαχαρά και αφορά ακίνητο στην Κολοκυνθού, στη διασταύρωση των οδών Πτολεμαίου,
Θρασυμάχου και Ακράγαντος (όπου βρισκόταν και η έδρα της Elite ΑΒΕΕ Υποδημάτων), με
τιμή εκκίνησης 1.390.580 ευρώ. Θα προηγηθεί άλλο ένα σφυρί που στρέφεται κατά του Δ.
Χριστοδουλάτου και αφορά κατοικία στη Δροσιά. Ο πλειστηριασμός έχει προγραμματιστεί για
τις 24 Ιανουαρίου 2024, με επισπεύδουσα την doValue και αφορά ένα οικόπεδο, άρτιο και
οικοδομήσιμο, επιφάνειας 783 τ.μ. μαζί με το ακίνητο που διαθέτει δύο υπόγεια συνολικού
εμβαδού 463 τ.μ. και ισόγεια κατοικία επιφανείας 247,64 τ.μ. με καθιστικό, καθημερινό,
κουζίνα, τέσσερα υπνοδωμάτια, λουτρό, δύο W.C. Η τιμή εκκίνησης έχει οριστεί στις 888.000
ευρώ και είναι μάλιστα το τρίτος διαδοχικός πλειστηριασμός για το εν λόγω ακίνητο καθώς οι
προηγούμενοι ματαιώθηκαν ελλείψει πλειοδοτών.
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Οι απατεώνες του διαδικτύου και οι “επιστροφές” της Εφορίας
-Ακάθεκτοι συνεχίζουν τη δράση τους οι κάθε λογής απατεώνες του διαδικτύου που με
χοντροκομμένα κόλπα προσπαθούν να «ψαρέψουν» αφελή θύματα. Έτσι λοιπόν από κάποιο
μέιλ (ένα από τα εκατοντάδες) με τα στοιχεία HeIlenicGreek fabian@furnituremattressgallery.ca
μέσω getresponse-mail.com, δηλαδή… τρέχα-γύρευε, αποστέλλεται μήνυμα που αναφέρει τα
εξής ωραία: «Θα θέλαμε να σας ενημερώσουμε ότι η επιστροφή φόρου για το τρέχον
φορολογικό έτος είναι έτοιμη για είσπραξη. Προσπαθήσαμε να καταθέσουμε τα χρήματα στον
λογαριασμό σας, αλλά δεν έχουμε καταφέρει να βάλουμε ακόμα τον αριθμό λογαριασμού να
λειτουργήσει. Για να επιβεβαιώσετε το ποσό στον τρέχοντα λογαριασμό σας και την επιστροφή
φόρου σας, παρακαλούμε κάντε κλικ στον παρακάτω σύνδεσμο. Θα ξεκινήσουμε την
επεξεργασία της επιστροφής σας μόλις λάβουμε τις πληροφορίες που χρειαζόμαστε από εσάς.
Λάβετε υπόψη ότι τα χρήματα ενδέχεται να μην εμφανιστούν στον λογαριασμό σας για έως και
δύο ημέρες».
Σημειώνεται μάλιστα ότι «εγγυόμαστε το απόρρητο των πληροφοριών που υποβάλλετε και θα
τις χρησιμοποιήσουμε μόνο για τη διεκπεραίωση της επιστροφής σας». Στο μέιλ υπάρχει
βεβαίως το σχετικό «παράθυρο» προκειμένου όσοι πειστούν ότι η Εφορία θέλει να τους γυρίσει
λεφτά να το πατήσουν, να βάλουν τα στοιχεία τους και στη συνέχεια… να δουν τους
λογαριασμούς τους άδειους. Για αυτό, προσοχή...
Οι 8 ελληνικές startups και οι επενδυτές του ΜΙΤ
-Αύριο Τετάρτη 13 Δεκεμβρίου, στον Δημόκριτο, είναι ο τελικός ή αλλιώς Demo Day του
StartSmart SEE (South Eastern Europe) Accelerator 2023, ένα σημαντικό γεγονός για τον
χώρο των startups στη Νοτιοανατολική Ευρώπη. Συγκεκριμένα, 8 ελληνικές νεοφυείς
επιχειρήσεις που προκρίθηκαν στον τελικό, θα έχουν την ευκαιρία να παρουσιάσουν τις ιδέες
τους στο επενδυτικό κοινό που έχει συγκεντρώσει το Massachusetts Institute of Technology
Enterprise Forum Greece. Πρόκειται για τις εταιρίες Bitloops, Digital Bites,
GamesWorldLeague, Moverse, OPTICV, Optimems, Orbito Travel, Rate Punk. Τους νικητές
ανακοινώνει και απονέμει τα βραβεία ο υπουργός ΕθΑ Νίκος Δένδιας. Το StartSmart SEE
συνεχίζει τη 10ετή επιτυχημένη πορεία του MIT Enterprise Forum Greece, έχοντας αναδείξει
πάνω από 200 startups από το 2013, με 70 από αυτές να συνεχίζουν να αναπτύσσονται και να
προσελκύουν σημαντικές επενδύσεις.
Οι μουσικές καρέκλες της Ευρώπης…
-Η Ισπανίδα Νάντια Καλβίνο επελέγη από τους Υπουργούς Οικονομικών της ΕΕ για να
αναλάβει τα ηνία της Ευρωπαϊκής Τράπεζας Επενδύσεων (ΕΤΕπ) από την 1η Ιανουαρίου
2024. Μια Ισπανίδα με δύναμη πυρός 500 δισ. ευρώ. Από το Παρίσι, ο Πρόεδρος Μακρόν
στηρίζει τον Ιταλό πρώην τραπεζίτη και πρώην πρωθυπουργό Μάριο Ντράγκι για τη θέση της
προεδρίας της Κομισιόν στη θέση της Γερμανίδας Φον ντερ Λάιεν. Την ίδια ώρα, κάποιοι
πιστεύουν ότι η επικεφαλής της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας Κριστίν Λαγκάρντ θα πρέπει
να είναι λιγότερο πολιτική και περισσότερο τραπεζίτης. Γι’ αυτό προτείνουν τη Λαγκάρντ για το
ΝΑΤΟ και στη θέση της έναν τραπεζίτη. Ταυτόχρονα όμως πρέπει να βρεθεί και μια θέση για
τον Ολλανδό -υπηρεσιακό πλέον- Πρωθυπουργό Μαρκ Ρούτε. Έρχονται οι Ευρωεκλογές και η
Ευρώπη θα πρέπει να εκπέμψει στους λαούς κάποια μηνύματα για τις αλλαγές που έρχονται…
Γι’ αυτό ξεκίνησε ο χορός με τις μουσικές καρέκλες.
Περιμένοντας τον τελευταίο χρησμό του Πάουελ για το 2024
-Σήμερα και αύριο συνεδριάζουν οι Αμερικανοί κεντρικοί τραπεζίτες για να πάρουν αποφάσεις
σχετικά με τα επιτόκια του δολαρίου. Θεωρητικά, οι κεντρικοί τραπεζίτες επιθυμούν και
επιδιώκουν σταθεροποίηση του πληθωρισμού στα επίπεδα του 2% με την ανάλογη
προσαρμογή των επιτοκίων. Το μεγάλο πρόβλημα ωστόσο στις ΗΠΑ δεν είναι οι τιμές, αλλά το

https://www.newmoney.gr/dark-room/ta-metra-gia-ti-via-o-mitsotakis-ke-o-dimon-to-orosimo-ton-kataskevon-i-ora-tou-ote-ke-to-diplo-sfiri/


https://www.newmoney.gr/category/fine-living/

 Publication date: 12/12/2023 07:20

 Similar Stats ranking (Greece): 117

 link

τεράστιο δημόσιο χρέος. Πριν από 20 χρόνια, ο λόγος χρέους προς το ΑΕΠ ήταν περίπου στο
50%. Ακόμη και στον Β' Παγκόσμιο Πόλεμο ο λόγος χρέους προς ΑΕΠ των ΗΠΑ κορυφώθηκε
στο 106%. Σήμερα είναι στο 120%, δηλαδή σχεδόν 2,5 φορές από ό,τι πριν από τη μεγάλη
χρηματοπιστωτική κρίση του 2008. Το 2024, η Αμερικανική Κυβέρνηση για πρώτη φορά θα
πληρώσει 1 τρισ. δολάρια μόνο για τόκους. Η λύση στο πρόβλημα του δημοσίου χρέους
βρίσκεται στην άνοδο του πληθωρισμού. Όπως και στην υπερχρεωμένη Ελλάδα, έτσι και στη
βαριά, χρεωμένη Αμερική ο πληθωρισμός σβήνει το χρέος.
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Κ.Μαύροs στο Capital Link: Η ΔΕΗ στοχεύει σε ηγέτιδα δύναμη στη ΝΑ Ευρώπη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στην στρατηγική της ΔΕΗ με στόχο να αποκτήσει πρωταγωνιστικό ρόλο στην ΝΑ Ευρώπη
αναφέρθηκε κατά το συνέδριο της Capital Link στη Ν.Υόρκη ο επικεφαλής της ΔΕΗΑΝ κ.
Κ.Μαύρος, χθες 11/12.
Στον βαθμό φυσικά που δεσμεύεται, ενόψει του Investor Day τον Ιανουάριο, καθώς η δίοικηση
της ΔΕΗ τηρεί σιγή ισχύος για να έχει ίσες ευκαιρίες το ευρύ επενδυτικό κοινό που θα
πληροφορηθεί το business plan.
Ο κ. Μαύρος τόνισε επίσης τον πρωταγωνιστικό ρόλο της χώρας μας στην Πράσινη Μετάβαση.
www.worldenergynews.gr
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Ο Χατζηδάκης έπαθε… Κάρολο – Φόρεσε κι αυτός γραβάτα με την ελληνική σημαία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
11.2
C
Athens
Tuesday, December 12, 2023
Just get to the point
Ο Χατζηδάκης έπαθε… Κάρολο – Φόρεσε κι αυτός γραβάτα με την ελληνική σημαία
12/12/2023
Με τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του
Capital Link.
Εκεί παρίσταται και ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, ο οποίος… πόζαρε
μπροστά στον φακό φορώντας γραβάτα με την ελληνική σημαία. Δίπλα του βρισκόταν και ο
πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ, που φορούσε ακριβώς το ίδιο ανδρικό
αξεσουάρ.
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλειψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών  -με αρμοδιότητα την
ενέργεια-  να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη
των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
Great conversation with Minister about government support for Greece’s renewable energy
growth. Greece ????????has become a renewables model for Europe. Congratulations on
investment grade debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
— Assistant Secretary Geoffrey Pyatt (@AsstSecENR) December 11, 2023
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
Εμφάνιση με την ελληνική σημαία στη γραβάτα του είχε κάνει πρόσφατα και ο βασιλιάς
Κάρολος Γ’ στην 28η Διάσκεψη του ΟΗΕ για την Κλιματική Αλλαγή (COP28), που
πραγματοποιήθηκε στο Ντουμπάι. Μάλιστα, ο βασιλιάς δεν δίστασε να συνομιλήσει με τον
πρωθυπουργό της Βρετανίας Ρίσι Σούνακ, τη στιγμή που ο τελευταίος είχε πέσει στο ατόπημα
να ακυρώσει τη συνάντησή του με τον έλληνα Πρωθυπουργό, ενώ στην ατζέντα των
συνομιλιών τους ήταν η επιστροφή των Γλυπτών του Παρθενώνα.
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Το ελληνικό τραπεζικό σύστημα και ο πέμπτος πόλος
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ. Την πεποίθηση ότι οι ελληνικές τράπεζες βρίσκονται πλέον σε πολύ
ελκυστικότερη και πλεονεκτική θέση, αφήνοντας στο παρελθόν το κλίμα αβεβαιότητας,
εξέφρασαν οι ομιλητές του σχετικού πάνελ στο 25ο επενδυτικό φόρουμ της Capital Link.
Τίτλος της συνεδρίας ήταν “Ο ελληνικός τραπεζικός τομέας – Μια ματιά στην ανάπτυξη και την
πρόοδο” (Greek Banking Sector – Growth and Development Outlook), κατά το οποίο
αναφέρθηκαν οι θετικές εξελίξεις στο ελληνικό τραπεζικό σύστημα και οι περαιτέρω προοπτικές
ανάπτυξής του, σε ένα ευνοϊκότερο περιβάλλον.
Από το πάνελ για τον ελληνικό τραπεζικό τομέα στο συνέδριο της Capital Link (Ε.Κ./Χ.
Αθανασάτος)“Όταν ήμουν στο Eurogroup, μας αποκαλούσαν ‘ειδική περίπτωση χώρας’
(special case country).  Τώρα αυτό δεν ισχύει”, ανέφερε αρχικά ο πρόεδρος του Δ.Σ. της
Eurobank, Γεώργιος Ζανιάς (George Zanias), ο οποιος εστίασε στο ευέλικτο συνταξιοδοτικό
σύστημα και εργατικό δίκαιο, που προέκυψε από τις μεταρρυθμίσεις.
“Κατά την διάρκεια των χρόνων της κρίσης, ένας μεγάλος αριθμός μεταρρυθμίσεων
υλοποιήθηκε.  Παράλληλα, έχουμε πλέον πολιτική σταθερότητα, με μια κυβέρνηση που είναι
φιλική στην αγορά και ενισχύει την αξιοπιστία της χώρας”, είπε ο κ. Ζανιάς.
Στην σημασία της πολιτικής σταθερότητας και της συνέπειας στις μεταρρυθμίσεις ως
θεμελιωδών στοιχείων της οικονομίας στην αγορά εστίασε και στην δική του τοποθέτηση ο 
Διευθύνων Σύμβουλος της Ernst & Young Ελλάδος, Γιώργος Παπαδημητρίου.
“Το μακροοικονομικό περιβάλλον στην Ελλάδα που είναι πολύ ελκυστικό. Η ιστορία της το
ίδιο.  Ολοι γνωρίζουν ότι η Ελλάδα έρχεται από μια μακρά κρίση και τώρα βρίσκεται σε τροχιά
βιώσιμης ανάπτυξη”, τόνισε ο κ. Παπαδημητρίου.
Ιδιαίτερο ενδιαφέρον είχε η τοποθέτηση της Διευθύνουσας Συμβούλου της Attica Bank, Ελένης
Βρεττού, με δεδομένο ότι αντιπροσωπεύει έναν ενισχυμένο οργανισμό ο οποίος φιλοδοξεί να
επιτελέσει τον ρόλο ενός πέμπτου, μη συστημικού πόλου στο ελληνικό τραπεζικό σύστημα.
“Γιατί ένας πελάτης να έρθει στην Attica Bank;  Κατ’ αρχήν, μιας διαλέγουν επειδή είμαστε πιο
γρήγοροι.  Είμαστε μια μικρότερη τράπεζα, έχουμε ευελιξία και ενδιαφερόμαστε για κάθε
πελάτη που έχουμε, επειδή είναι πιο σημαντικός για εμάς.  Δεν κοιτάμε τόσο να
ανταγωνιστούμε τις συστημικές τράπεζες, αλλά να καλύψουμε οποιοδήποτε κενό υπάρχει στο
σύστημα.  Είμαστε μια ισχυρή επιλογή για ιδιώτες και επιχειρήσεις”, τόνισε η κ. Βρεττού,
ξεκαθαρίζοντας πως η ανανεωμένη Attica Bank αποτελείται από ένα ισχυρό Δ.Σ. και δεν είναι
επιρρεπής σε παντός είδους παρεμβάσεις.
“Έχουμε ένα ισχυρό ΔΣ με στελέχη που έχουν εμπειρία τόσο σε συστημικές όσο και σε διεθνείς
τράπεζες”, προσέθεσε η κ Βρεττού.
Από την πλευρά του, ο πρόεδρος του ΔΣ της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γιώργος
Ζαββός, επεσήμανε τον κομβικό ρόλο του προγράμματος “Ηρακλής” και το γεγονός ότι
ενίσχυσε την ρευστότητα των τραπεζών.
“Ο ‘Ηρακλής’ ήταν επιτυχημένος, διότι η Κυβέρνηση το παρέτεινε δυο φορές.  Έχει αποσπάσει
κολακευτικά σχόλια και από διεθνή οικονομικά ιδρύματα”, ήταν το περιεχόμενο της
τοποθέτησης του κ. Ζαββού.
Τέλος, το μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας (ΕΚΤ),
Ελίζαμπεθ Μακόλ (Elizabeth McCaul) τόνισε ότι η ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας από την
Ελλάδα είναι “μια πολύ ευπρόσδεκτη εξέλιξη σε επίπεδο αγοράς”.  
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Χατζηδάκης και Πάιατ, φωτογραφήθηκαν φορώντας γραβάτα με την ελληνική σημαία
στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι δύο υπουργοί συμμετέχουν στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη
Νέα Υόρκη, ακολούθησαν τα “βήματα” του Καρόλου και φόρεσαν γραβάτα με την ελληνική
σημαία
Ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα
Τζέφρι Πάιατ
Σχετικά άρθρα
οι οποίοι είναι εκ των κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη, εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό φακό φορώντας και οι δύο
γραβάτα με την ελληνική σημαία.
Οι δυό τους, δεν παρέλειψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Τζέφρι Πάιατ, να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική
στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την
Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
Great conversation with Minister about government support for Greece’s renewable energy
growth. Greece has become a renewables model for Europe. Congratulations on investment
grade debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
— Assistant Secretary Geoffrey Pyatt (@AsstSecENR) December 11, 2023
The post Χατζηδάκης και Πάιατ, φωτογραφήθηκαν φορώντας γραβάτα με την ελληνική σημαία
στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» στη Νέα Υόρκη appeared first on Life News 102.9 |
Το ειδησεογραφικό ραδιόφωνο της Κέρκυρας.
Κάντε click να δείτε το άρθρο απ’ ευθείας από την πηγή του: Χατζηδάκης και Πάιατ,
φωτογραφήθηκαν φορώντας γραβάτα με την ελληνική σημαία στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in
Greece» στη Νέα Υόρκη
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Μετά τον Κάρολο, Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν «ελληνική γραβάτα»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη με
τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής κυβέρνησης.
Στο περιθώριο του συνεδρίου ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην
πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ οποίοι εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό
φακό φορώντας και οι δύο «ελληνική γραβάτα».
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλεψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια,
να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
PGRpdiBzdHlsZT0iIiBjbGFzcz0ibW9iaWxlX2Jhbm5lciBiYW5uZXItc3RpY2t5Ij4NCgkJCTxkaXYgaWQ9J3ZyYWRpbmlfUFInIGNsYXNzPSJiYW5uZXItc3RpY2t5Ij4NCiAgPHNjcmlwdD4NCiAgICBnb29nbGV0YWcuY21kLnB1c2goZnVuY3Rpb24oKSB7IGdvb2dsZXRhZy5kaXNwbGF5KCd2cmFkaW5pX1BSJyk7IH0pOw0KICA8L3NjcmlwdD4NCjwvZGl2PgkJCTwvZGl2Pg==
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
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Τα τετ α τετ στη Ν. Υόρκη, o χορός των δισ. στο Ελληνικό, το παράδοξο με την Τιτάν, το
ράλι στη Viohalco, το νέο deal της ΛΑΒΙ και τα μπλεξίματα στην Τεχνητή Νοημοσύνη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σειρά επαφών με τοπ στελέχη επενδυτικών τραπεζών και funds είχε ο υπουργός Οικονομίας
και Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης στο πλαίσιο του 25ου Invest in Greece forum που
διοργάνωσε η Capital Link στη Νέα Υόρκη. Ο υπουργός συζήτησε για τις προοπτικές της
οικονομίας και για θέματα ενέργειας με τον πρώην πρέσβη των ΗΠΑ Geoffrey Pyatt, και
συναντήθηκε με στελέχη των Nomura, Morgan Stanley, Lazard Asset Management, Point 72
Asset Management, Goldman Sachs, Stifel, Breakout Capital Partners, Consilience Capital κα.
Η κυβερνητική αποστολή και τα κορυφαία στελέχη ελληνικών επιχειρήσεων που μετείχαν στο
συνέδριο είχαν την ευκαιρία για συναντήσεις με εκπροσώπους της διεθνούς επενδυτικής
κοινότητας για να συνομιλήσουν μαζί τους για τις επενδυτικές ευκαιρίες, με βασικό στόχο την
επιτάχυνσή τους ώστε να επιτευχθεί βιώσιμη ανάπτυξη, όπως είναι και ο τίτλος του φετινού
συνεδρίου («Accelerating Investments for Sustainable Growth»).
Το 25ο ετήσιο Φόρουμ του Capital Link πραγματοποιείται σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο
της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών και επικεφαλής χορηγούς την Goldman Sachs
και την ΤΕΝ Ltd (Tsakos Energy Navigation Ltd) στο Metropolitan Club της Νέας Υόρκης.
Χορός δισεκατομμυρίων σε επενδύσεις, αλλά και πωλήσεις έχει ήδη ξεκινήσει στο project του
Ελληνικού της Lamda Development καθώς οι μεγάλες επενδύσεις έχουν μπει ήδη σε ράγες
υλοποίησης και αθροίζουν περισσότερα από 1,7 δισ. ευρώ την ίδια στιγμή που τα οικιστικά
project έχουν συνεισφέρει περί τα 1,11 δισ. ευρώ στα ταμεία της εισηγμένης που διαχειρίζεται
το mega project.
H Lamda Development  έχει κλείσει συμφωνίες για τη δημιουργία μοναδικών για τα ελληνικά
δεδομένα κτηρίων, όπως το Integrated Resort Complex, του σχήματος Hard Rock
International-ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, τα ξενοδοχειακά συγκροτήματα της ΤΕΜΕΣ στο παράκτιο μέτωπο,
το οικιστικό συγκρότημα με την ιδιωτική λέσχη που ετοιμάζει η Orilina Properties και το
εμπορικό πάρκο της Trade Estates του ομίλου Φουρλή. Τέσσερα έργα που το αρχικό ύψος της
επένδυσης τους ξεπερνά τα 1,7 δισ. ευρώ. Και λέμε αρχικό, γιατί οι αναθεωρήσεις προς τα
επάνω είναι σε εξέλιξη, καθώς και ο χρόνος τρέχει και οι προδιαγραφές συνεχώς βελτιώνονται.
Παραδοσιακά υπάρχουν κάποιες μετοχές που κάνουν καλή κίνηση πριν την ολοκλήρωση της
χρονιάς, αυτό το λεγόμενο year end rally. Μεταξύ αυτών και οι μετοχές του ομίλου Viohalco και
χθες ήταν μεταξύ των πρωταγωνιστών. Δεν χρειάζεται βέβαια μία παράδοση για να θυμίσουν
στους επενδυτές πως αξίζουν καλύτερης αποτίμησης.
Για τη Cenergy η στήλη τα έχει γράψει αρκετές φορές και στο χρηματιστηριακό ταμπλό η τιμή
απέχει λίγο από τα ιστορικά υψηλά της. Το υψηλό ανεκτέλεστο, οι νέες δουλειές και οι συνεχείς
επενδύσεις βοηθούν. Η Viohalco έκανε μία δυνατή κίνηση χθες και μπορούμε να πούμε πως
έχει περιθώρια ανόδου, ειδικά αν υπολογίσουμε την αποτίμηση των δύο άλλων εισηγμένων και
προσθέσουμε και τις άλλες συμμετοχές που έχει και δεν είναι εισηγμένες ακόμα (βλ. Νοval).
Τόσο η Cenergy, όσο και η ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ πάνε πολύ καλά επιχειρηματικά και οι
παραγγελίες έχουν διασφαλίσει την παραγωγή για τα επόμενα χρόνια. Μάλιστα σε κάποιους
τομείς οι μηχανές δουλεύουν στο φουλ και προχωρούν επενδύσεις για βελτίωση παραγωγικής
δυναμικότητας. 
Ισχυρά μεγέθη, με EBITDA πάνω από 500 εκατ. ευρώ αναμένει η Τιτάν για το 2023,
οδηγώντας τους αναλυτές σε ανοδικές αναθεωρήσεις. Αυτό που θέλουμε να σημειώσουμε
πάντως και είναι κάπως παράδοξο έχει να κάνει με την έκδοση του ομολόγου. Ο όμιλος
προχώρησε σε έκδοση ομολόγου 150 εκατ. ευρώ με επιτόκιο 4,25% και λήξη τον Ιούνιο του
2029.
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Η έκδοση διοργανώθηκε από ελληνικές τράπεζες και συγκεκριμένα και από τις 4 συστημικές.
Τις ομολογίες, όπως αναφέρει η ανακοίνωση κάλυψαν τράπεζες και Έλληνες θεσμικοί και
επαγγελματίες πελάτες. Όμως το ομόλογο εισήχθη στο Χρηματιστήριο της Ιρλανδίας. Δεν
προτίμησε δηλαδή η Τιτάν το Ελληνικό Χρηματιστήριο,  αν και προτίμησε τους Έλληνες
επενδυτές και τις ελληνικές τράπεζες. Τι παραπάνω θα κερδίσει δηλαδή από το χρηματιστήριο
του Δουβλίνου που δε θα μπορούσε να το κερδίσει από το δικό μας;
Ο Τηλέμαχος Λαβίδας ανακοίνωσε άλλη μία εξαγορά φαρμάκου, η οποία προστίθεται στις
άλλες δύο που είχε ανακοινώσει πριν μερικές μέρες. Από μόνο της η εξαγορά δεν λέει κάτι,
πλην της βελτίωσης που θα φέρουν τα νέα φάρμακα στο τζίρο. Όμως φέρνει διαφοροποίηση
στο χαρτοφυλάκιο και δεν εξαρτάται ο όμιλος και οι πωλήσεις από ένα είδος.
Μειώνει δηλαδή την ποσοστιαία συμμετοχή των διαδερμικών στο τζίρο. Οι πληροφορίες της
στήλης αναφέρουν πως με αυτές τις προσθήκες κλείνει η χρονιά και από τη νέα χρονιά θα
εξετάσει τι θα κάνει τελικά και με κάποια περιουσιακά στοιχεία.
Είχε αναφέρει παλαιότερα πως υπάρχουν κάποια οικόπεδα που δεν έχουν αξιοποιηθεί και θα
μπορούσε να τα πουλήσει και να μειώσει δανεισμό, άρα και χρηματοοικονομικά. Έχει και τη
φαρμακαποθήκη σε εκκρεμότητα. Όλα αυτά έχουν τονώσει και τη μετοχή που βρίσκεται κοντά
σε νέα υψηλά 16 μηνών. Μάλιστα την περασμένη εβδομάδα έκανε και ρεκόρ τζίρου.
Η μεγάλη αναταραχή που συγκλόνισε την πιο γνωστή εταιρεία τεχνητής νοημοσύνης, την
OpenAI, πριν μερικές εβδομάδες, μπορεί να έχει κοπάσει αλλά είναι πολύ πιθανόν να
προκαλέσει μεγάλα μπλεξίματα για την εταιρεία και τον μεγάλο της υποστηρικτή, τη Microsoft.
 Όπως φαίνεται, όλα αυτά που συνέβησαν έστρεψαν προς τα εκεί το ενδιαφέρον των
εποπτικών αρχών διαφόρων χωρών. Ειδικότερα, αυτό που τράβηξε την προσοχή τους είναι ο
ενεργός ρόλος που φάνηκε πως έπαιξε εκείνες τις ημέρες η Microsoft (MSFT NASDAQ),  κάτι
που ενίσχυσε τις υποψίες ότι ο τεχνολογικός κολοσσός στην πραγματικότητα ελέγχει την
OpenAI.
Σύμφωνα με τις πληροφορίες που δημοσίευσε το Bloomberg, οι αρχές που είναι αρμόδιες για
την καταπολέμηση των μονοπωλιακών συμπεριφορών στις ΗΠΑ, το Ηνωμένο Βασίλειο και τη
Γερμανία έχουν αρχίσει προκαταρκτικές έρευνες για την υπόθεση. Συγκεκριμένα, η αμερικανική
FTC (Federal Trade Commission) εξετάζει τη φύση της επένδυσης που έχει κάνει η Microsoft
στην OpenAI και το αν αυτή παραβαίνει την αντιμονοπωλιακή νομοθεσία.
Όπως είπαμε προηγουμένως, η έρευνα είναι σε πρώιμο στάδιο, πράγμα που σημαίνει πως δεν
έχει ξεκινήσει επίσημη διαδικασία ελέγχου της υπόθεσης. Παρόμοια είναι η κατάσταση στο
Ηνωμένο Βασίλειο, όπου την Παρασκευή η U.K. Competition and Markets Authority
επιβεβαίωσε πως έχει αρχίσει τη συλλογή πληροφοριών από τα εμπλεκόμενα μέρη
προκειμένου να διαπιστώσει αν η συνεργασία Microsoft και OpenAI συνιστά απειλή για τον
ανταγωνισμό στον τομέα της τεχνητής νοημοσύνης στο Ηνωμένο Βασίλειο.
Η τελική απόφαση για το αν θα ξεκινήσει και επίσημη έρευνα δεν αναμένεται να ληφθεί πριν
την 3η Ιανουαρίου του 2024. Σύμφωνα με τις εκτιμήσεις των συντακτών του διεθνούς
πρακτορείου, οι αντιμονοπωλιακές αρχές έχουν εστιάσει την προσοχή τους κυρίως στον
ασυνήθιστο τρόπο με τον οποίον έχει γίνει η συμφωνία μεταξύ των δύο μερών. Δεδομένου του
ότι η OpenAI είναι μία εταιρεία μη κερδοσκοπικού χαρακτήρα, όταν η Microsoft συμφώνησε να
επενδύσει ποσό ύψους 10 δισεκατομμυρίων δολαρίων τον περασμένο Ιανουάριο προτίμησε να
μην αποκτήσει μετοχικό μερίδιο στην επιχείρηση.
Αντί για αυτό, οι δύο πλευρές συμφώνησαν πως η Microsoft θα εισπράττει περίπου το 50%
των οικονομικών αποτελεσμάτων της OpenAI μέχρι να «πάρει πίσω» την επένδυσή της.
Επίσης εξασφάλισε και κάτι άλλο πολύ σημαντικό: όλη η επεξεργασία δεδομένων που θα
κάνουν οι ερευνητές της OpenAI και οι υπηρεσίες που θα παρέχει στους χρήστες των
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εφαρμογών της θα περνούν μέσα από τους cloud servers της Microsoft.
 Όπως φαίνεται από τις δηλώσεις των στελεχών της μεγάλης αμερικανικής εταιρείας, αυτή
οχυρώνεται πίσω από το γεγονός πως -τυπικά τουλάχιστον - δεν συμμετέχει μετοχικά στην
OpenAI για να υποστηρίξει πως δεν υπάρχει κανένα θέμα μονοπωλιακής συμπεριφοράς ούτε
στρέβλωσης του ανταγωνισμού.
Η εταιρεία φαίνεται σίγουρη πως η «υπερασπιστική της γραμμή» θα πετύχει αλλά είναι ακόμα
λίγο νωρίς για να πούμε κάτι τέτοιο. Αυτό θα φανεί από το αν οι αντιμονοπωλιακές αρχές των
ΗΠΑ και του Ηνωμένου Βασιλείου θα αποφασίσουν να προχωρήσουν και στην έναρξη
επίσημης έρευνας. Αν συμβεί κάτι τέτοιο, θεωρείται αρκετά πιθανόν να δούμε την εμπλοκή και
των συναδέλφων τους στην Ευρωπαϊκή Ένωση, οι οποίοι δεν έχουν κρύψει το ενδιαφέρον
τους για την υπόθεση. Σε μερικές εβδομάδες θα ξέρουμε πόσο πειστικά είναι τελικά τα
επιχειρήματα της Microsoft.
 
Αποποίηση Ευθύνης
Το υλικό αυτό παρέχεται για πληροφοριακούς και μόνο σκοπούς. Σε καμιά περίπτωση δεν
πρέπει να εκληφθεί ως προσφορά, συμβουλή ή προτροπή για την αγορά ή πώληση των
αναφερόμενων προϊόντων. Παρόλο που οι πληροφορίες που περιέχονται βασίζονται σε πηγές
που θεωρούνται αξιόπιστες, ουδεμία διασφάλιση δίνεται ότι είναι πλήρεις ή ακριβείς και δεν θα
πρέπει να εκλαμβάνονται ως τέτοιες.
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Εξάρχου (Intrakat): H καλύτερη συγκυρία τα τελευταία 50 χρόνια στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 H Intrakat προετοιμάζεται ήδη από τώρα για την επόμενη ημέρα της αγοράς, όταν θα έχουν
ολοκληρωθεί τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης και οι ευκαιρίες του κατασκευαστικού κλάδου θα
έχουν μειωθεί, στοχεύοντας σε μεγαλύτερες επενδύσεις στην αγορά της Ρουμανίας, στην
εξασφάλιση περαιτέρω συμβάσεων με τις μεθόδους των ΣΔΙΤ και των Παραχωρήσεων και
στην επέκταση του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ ώστε να διασφαλιστούν νέες πηγές εσόδων για το
μέλλον.
Περιεχόμενα
   Το στοίχημα του 5ου πυλώνα   Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Αυτό επισήμανε ο αντιπρόεδρος του ΔΣ και διευθύνων σύμβουλος της Intrakat, Αλέξανδρος
Εξάρχου, μιλώντας από το 25o Invest in Greece Forum που συνδιοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη
από την Capital Link και το Χρηματιστήριο Αθηνών, κατά τη διάρκεια συζήτησης με θέμα τις
διεθνείς επενδύσεις στην Ελλάδα, στην οποία συμμετείχαν, επίσης, οι ‘Αλεξ Φωτακίδης (CVC),
Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE) και Δημήτρης
Αθανασόπουλος (Axia Ventures), υπό τον συντονισμό του Πάνου Κατσάμπα (Reed Smith).
Ο κ. Εξάρχου εξήγησε ότι η εταιρεία θα επιδιώξει τη συμμετοχή της σε σημαντικό αριθμό
έργων του Ταμείου Ανάπτυξης, αναμένοντας αύξηση του ανεκτέλεστου κατά 1 δισ. ευρώ με 1,5
δισ. ευρώ το 2024, και το οποίο συνδυαστικά με το υφιστάμενο αναμένεται να περάσει τα 6
δισ. ευρώ. Επίσης, στοχεύει στον διπλασιασμό του ανεκτέλεστου στη Ρουμανία, καθώς και
στην ανάπτυξη του χαρτοφυλακίου ΑΠΕ. «Μιλάμε με στρατηγικούς εταίρους για τις ΑΠΕ και
ελπίζουμε να φτάσουμε σε συμφωνία μαζί τους το επόμενο διάστημα. Για εμάς είναι πολύ
σημαντικό θέμα, διότι θα μας ανοίξει τον δρόμο ώστε να εξασφαλίσουμε κερδοφόρες
δραστηριότητες για την επόμενη μέρα του κατασκευαστικού κλάδου, όταν θα έχει ολοκληρωθεί
αυτός ο κύκλος των έργων και το αντικείμενο της αγοράς θα είναι μειωμένο» τόνισε. Ο
επικεφαλής της Intrakat στάθηκε ιδιαίτερα στον ρόλο που θα έχουν οι ΑΠΕ στην ανάπτυξη της
Intrakat, επισημαίνοντας μάλιστα ότι ήταν το χαρτοφυλάκιο αυτό που είχε προσελκύσει αρχικά
το ενδιαφέρον της Winex Investments, όταν η τελευταία διερευνούσε να επενδύσει στον
κατασκευαστικό όμιλο. Και υπογράμμισε ότι ενάμιση χρόνο μετά από αυτή την επένδυση -και
μετά την εξαγορά της ‘Ακτωρ-, η κεφαλαιοποίηση της εταιρείας έχει φτάσει τα 600 εκατ. ευρώ,
το ανεκτέλεστο τα 5 δισ. ευρώ, ενώ αναμένεται να επιτευχθεί κύκλος εργασιών ύψους 1 δισ.
ευρώ, στοιχεία δηλαδή που τοποθετούν την Intrakat στον κατάλογο των μεγαλύτερων
κατασκευαστικών εταιρειών στην Ελλάδα.
- Advertisement -
   Το στοίχημα του 5ου πυλώνα
Παράλληλα, ο κ. Εξάρχου (υπό την ιδιότητα του Partner της Thrivest Holdings) αναφέρθηκε
εκτενώς και στο επενδυτικό πλάνο για τον μετασχηματισμό του ελληνικού τραπεζικού
συστήματος, μέσα από τη δημιουργία του 5ου τραπεζικού πυλώνα και τη συνένωση δυνάμεων
μεταξύ της Attica Bank και της Παγκρήτιας Τράπεζας. Όπως εξήγησε, στόχος του εγχειρήματος
είναι η δημιουργία ενός νέου τραπεζικού οργανισμού, που θα έχει πάγια στοιχεία αξίας 8 δισ.
ευρώ, χαμηλό δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων και ικανά κεφάλαια ώστε να
χρηματοδοτήσει τις ελληνικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις, που σήμερα δεν έχουν πρόσβαση
στις τραπεζικές πιστώσεις. «Όταν είδαμε την ευκαιρία, όλα τα στοιχεία της επιτυχίας για τον 5ο
πυλώνα ήταν εκεί. Ήταν πολιτική και οικονομική αναγκαιότητα οι δύο αυτές εταιρείες (η Attica
Bank και η Παγκρήτια) να επιβιώσουν» τόνισε ο κ. Εξάρχου και επισήμανε ότι τότε η διοίκηση
της Attica Bank εισηγήθηκε στη μετοχική ομάδα τη συγχώνευση των δύο τραπεζών ως μέσο
για την ανάπτυξή τους. Και αυτό απαιτούσε, όμως, κάτι που εκείνη την περίοδο θεωρείτο
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σημαντικό στοίχημα: Τη θέσπιση του νέου προγράμματος «Ηρακλής» για τη μείωση των μη
εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων τους, και το οποίο θα είχε καταλυτική συμβολή στη βιωσιμότητα
των δύο τραπεζικών οργανισμών.«Μετά από μερικούς μήνες, η νομοθέτηση αυτή έγινε
πραγματικότητα και αυτό προσφέρει σημαντικές ευκαιρίες επιτυχίας, σε ένα εγχείρημα που
αρχικά θεωρείτο ότι ήταν μία ωραία ιδέα υψηλού ρίσκου (αλλά και υψηλών αποδόσεων),
εφόσον οι δύο τράπεζες συγχωνευθούν. Εάν η συγχώνευση αυτή συνοδευτεί από έναν χαμηλό
δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων, τότε θα μιλάμε για μία νέα τράπεζα, μία “καθαρή” αλλά
και ισχυρή τράπεζα. Όλοι πιστεύουμε ότι αυτή η νέα τράπεζα θα έχει ένα σαφές μερίδιο
αγοράς, το οποίο θα προέρχεται από τις Μικρομεσαίες Επιχειρήσεις, για τις οποίες σήμερα η
πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα είναι δύσκολη, και συχνά αδύνατη» σημείωσε ο κ.
Εξάρχου. Όπως τόνισε, υπάρχει χώρος για την ανάπτυξη αυτής της πελατείας στην Ελλάδα.
«Η νέα τράπεζα θα είναι καλά τοποθετημένη ώστε να την εξυπηρετήσει, έχοντας περιουσιακά
στοιχεία 8 δισ. ευρώ και δείκτη μη εξυπηρετούμενων δανείων χαμηλότερο του 10%. Και αυτό
πιστεύουμε ότι θα συμβεί το 2024» πρόσθεσε.
   Οι επενδύσεις και το οικονομικό περιβάλλον
Επιπλέον, ο κ. Εξάρχου απέκλεισε το ενδεχόμενο αποεπένδυσης της Winex Investments και
της Thrivest Holdings από την Ελλάδα. «Έχουμε αποφασίσει να επενδύσουμε περαιτέρω στην
Ελλάδα» είπε. «Η συγκέντρωση του κατασκευαστικού και του τραπεζικού κλάδου είναι κάτι
που χρειάζεται η ελληνική οικονομία και θα κεφαλαιοποιήσουμε αυτήν την ανάγκη. Είμαστε
εδώ για να μείνουμε. Θέλουμε όμως να δημιουργήσουμε αξία για τους μετόχους, κάτι που είναι
τόσο σημαντικό όσο το να αναπτυχθούν οι εταιρείες μας. Και αυτό είναι κάτι που επιδιώκουμε
να κάνουμε και στις δύο επενδύσεις μας» δήλωσε. Ο επικεφαλής της Intrakat παρατήρησε,
επίσης, ότι η υποστήριξη που επιδεικνύει η ελληνική κυβέρνηση στις επενδύσεις και η πολιτική
σταθερότητα που έχει εξασφαλιστεί, προσφέρουν ένα περιβάλλον βεβαιότητας για τις
πρωτοβουλίες αυτές. Και επισήμανε ότι τα επόμενα δύο – τρία χρόνια, η ελληνική κυβέρνηση
θα έχει την ευκαιρία να αξιοποιήσει το διεθνές περιβάλλον και να φέρει μεγάλες αλλαγές. «Είναι
η καλύτερη συγκυρία για την οικονομία των τελευταίων 50 ετών. Γιατί το πολιτικό περιβάλλον
είναι καλό, η Πολιτεία καλωσορίζει τις επενδύσεις και ο 5ος πυλώνας θα είναι μία σημαντική
στιγμή στην προσπάθεια αυτή. Η κυβέρνηση έχει τη χρυσή ευκαιρία να δημιουργήσει ένα
φιλικό περιβάλλον για τις επενδύσεις και να φέρει μία νέα εποχή στην Ελλάδα» κατέληξε.
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Έργα ύψους €1,5 δισ. "τρέχει" η ΑΒΑΞ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο. Στα
έργα-ορόσημα ύψους 1,5 δισ. ευρώ όπου δρομολογεί ο όμιλος ΑΒΑΞ αναφέρθηκε ο Πρόεδρος
του ομίλου Χρήστος Ιωάννου στη συζήτηση που διεξήχθη με τίτλο "Αναβάθμιση των
Υποδομών και του Δικτύου Μεταφορών στην Ελλάδα - Επενδυτικές Ευκαιρίες" κατά το 25ο
Ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη.
Στην ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, ο Πρόεδρος
του Ομίλου ΑΒΑΞ, κ. Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στην πρόοδο, στον σχεδιασμό και την
υλοποίηση κομβικών έργων που θα αφήσουν σημαντικό αποτύπωμα στην οικονομία, την
απασχόληση τη βιώσιμη ανάπτυξη και την καινοτομία. 
Εστιάζοντας στην ηγετική θέση του Ομίλου ΑΒΑΞ, επεσήμανε: «Διαθέτοντας το υψηλότερο
συμβασιοποιημένο ανεκτέλεστο υπόλοιπο έργων στην ιστορία του, ύψους €3,2 δις ευρώ, ο
όμιλος ΑΒΑΞ πρωτοστατεί στην ανάπτυξη των εμβληματικών έργων που θα προσελκύσουν
ακόμη μεγαλύτερες επενδύσεις, οδηγώντας τη χώρα σε ένα καλύτερο αύριο».
Τα έργα
Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε  μεταξύ άλλων σε έργα όπως η Mintia Combined Cycle Power στη
Ρουμανία (ύψους €673,5 εκατ., ισχύς 1,750MW), η κατασκευή της Νέας Ανατολικής
Περιφερειακής Οδού Θεσσαλονίκης (FlyOver), (ύψους €370 εκατ., μήκους 13,5 χλμ.) που
υλοποιείται από την κοινοπραξία ΑΒΑΞ-Μυτιληναίος και η κατασκευή του οδικού άξονα
Μπράλος – Άμφισσα, (ύψους €285,5 εκατ., μήκους 24 χλμ.). Projects που όπως σημείωσε ο κ.
Ιωάννου, προστίθενται στα έργα-σταθμούς ύψους 1 δισ. ευρώ που ήδη υλοποιεί η ΑΒΑΞ και
αλλάζουν την εικόνα της πρωτεύουσας. Μεταξύ αυτών, η Γραμμή 4 Άλσος Βεΐκου-Γουδή  του
μετρό της Αθήνας, και η Α’ φάση υποδομών του Τhe Ellinikon, όπου ο Όμιλος υλοποιεί έργα
όπως η υπογειοποίηση μέρους της Λεωφόρου Ποσειδώνος. Τέλος,  ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε
στην ανέγερση των τριών Νοσοκομείων του Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος (προϋπολογισμού
€443 εκατ.).
Την επιτακτική ανάγκη επανεξέτασης της σχέσης μεταξύ πελάτη και αναδόχου για την επιτυχή
ολοκλήρωση των έργων, υπογράμμισε επίσης o κ. Ιωάννου, ενώ ανέφερε ότι η έλλειψη
ανθρώπινου δυναμικού και οι προκλήσεις στην εφοδιαστική αλυσίδα δεν επιτρέπουν την
ανταγωνιστική σχέση μεταξύ πελάτη και αναδόχου. Τονίζοντας τη σημασία της έγκαιρης
ολοκλήρωσης των έργων με υγιές περιθώριο κέρδους, υπογράμμισε τη διαφάνεια, την ανοικτή
επικοινωνία και την άμεση λήψη αποφάσεων για τη διασφάλιση δίκαιης και έγκαιρης
πληρωμής. «Η αίσθηση του επείγοντος και η γρήγορη λήψη αποφάσεων είναι το κλειδί τόσο
για τον πελάτη όσο και για τον ανάδοχο», πρόσθεσε.
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Spotlight of Greek banking sector at the Capital Link Forum in New York
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
The belief that Greek banks are now in a much more attractive and advantageous position,
leaving the climate of uncertainty behind them, was expressed by the speakers on the panel at
the 25th Capital Link Investment Forum in New York.
During the discussion, the positive developments in the Greek banking system and its further
growth prospects in a more favorable environment were mentioned.
Of particular interest was the position of Attica Bank’s CEO, Eleni Vrettou – the first woman to
be CEO of a Greek bank – given that she represents a strengthened organization that aspires
to perform the role of a fifth pole as a non-systemic bank in the Greek banking system.
“Why would a customer come to Attica Bank? First of all, they choose [us] because we are
faster. We are a smaller bank, we have flexibility, and we care about every customer we have
because they are more important to us. We are not looking so much to compete with systemic
banks, but to fill any gap in the system. We are a strong choice for individuals and businesses,”
Vrettou stressed, clarifying that the renewed Attica Bank consists of a strong Board of Directors
and is not prone to any kind of intervention.
“We have a strong Board of Directors with executives who have experience in both systemic
and international banks,” Vrettou added.
“When I was in the Eurogroup, we were called a ‘special case country’. Now this is not the
case,” Eurobank’s Chairman of the Board of Directors, George Zanias, said, focusing on the
flexible pension system and labor law resulting from the New Democracy government’s
reforms.
“During the crisis years, a large number of reforms were implemented. At the same time, we
now have political stability, with a government that is market-friendly and enhances the
country’s credibility,” Zanias said.
George Papadimitriou, CEO of Ernst & Young Greece, also focused on the importance of
political stability and consistency in reforms as fundamental elements of the market economy.
“The macroeconomic environment in Greece is very attractive… Everyone knows that Greece
is coming out of a long crisis and is now on a path of sustainable growth,” Papadimitriou said.
The Chairman of the Board of Directors of the Hellenic Development Bank, George Zavvos,
pointed out the key role of the Hercules program and the fact that it has enhanced banks’
liquidity. “Hercules was successful because the government extended it twice. It has also
received flattering comments from international financial institutions” he said.
European Central Bank (ECB) Supervisory Board member Elizabeth McCaul said Greece’s
recovery of investment grade status was “a very welcome development at market level.”
Περισσότερα at thenationalherald.com
RELATED TOPICS: Greece, Greek tourism news, Tourism in Greece, Greek islands, Hotels in
Greece, Travel to Greece, Greek destinations, Greek travel market, Greek tourism
statistics, Greek tourism report
Photo Source: Wikimedia Commons License: CC-BY-SA Copyright: Dimboukas
Source: tornosnews.gr/en/
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Μετά τον Κάρολο, Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν «ελληνική γραβάτα»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πάιατ και Χατζηδάκης ανέβασαν στα social media τη φωτογραφία
Το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη με
τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής κυβέρνησης.
Στο περιθώριο του συνεδρίου ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην
πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ οποίοι εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό
φακό φορώντας και οι δύο «ελληνική γραβάτα».
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλεψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια,
να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
Δείτε επίσης

https://www.vradini.gr/article/kosmos/727836-meta-ton-karolo-paiat-kai-xatzhdakhs-foresan-ellhnikh-grabata
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Το «κίνημα της μπλε γραβάτας»: Μετά τον βασιλιά Κάρολο ακολούθησαν Πάιατ και
Χατζηδάκης
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Τζέφρι Πάιατ και ο Κωστής Χατζηδάκης συμμετέχουν στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in
Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη
Ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης βρίσκεται στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in
Greece» του Capital Link που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ και ο Κωστής Χατζηδάκης
εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό φακό φορώντας και οι δύο γραβάτα με την ελληνική
σημαία όπως εκείνη που φορούσε ο βασιλιάς Κάρολος στη Διάσκεψη Κορυφής COP28.
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλειψαν να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια,
να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!», έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
https://twitter.com/AsstSecENR/status/1734299845865680933
Η ιστορία πίσω από την ελληνική γραβάτα του Καρόλου που προκάλεσε αίσθηση στη
Διάσκεψη Κορυφής COP28
Υπενθυμίζεται ότι ο βασιλιάς Κάρολος στη Διάσκεψη Κορυφής COP28 θέλησε να δείξει τη
στήριξή του στην ελληνική θέση για την επιστροφή των Γλυπτών του Παρθενώνα αλλά και την
αποδοκιμασία στον Βρετανό πρωθυπουργό που ακύρωσε την προγραμματισμένη του
συνάντηση με τον Κυριάκο Μητσοτάκη.
(Photo by Chris Jackson/Getty Images)
Η γραβάτα με την ελληνική σημαία που έχει βάλει κατ’ επανάληψη ο Κάρολος πιστεύεται ότι
αγοράστηκε σε μια από τις επισκέψεις του Μονάρχη στην Αθήνα. Είναι ένα κομμάτι από την
«Pagoni Maison des Cravates», μια πολυτελή μπουτίκ που βρίσκεται στο Κολωνάκι της
Αθήνας.
https://twitter.com/ParvumPrincipi/status/1727074191390965782
Κατά τη διάρκεια της ιστορίας της, η μπουτίκ έχει ντύσει Πρόεδρους της Ελληνικής
Δημοκρατίας, πολιτικούς, καλλιτέχνες και διάσημους ξένους.
https://twitter.com/NikosPachilas/status/1727264432793809197
Δεν είναι η πρώτη φορά που ο βασιλιάς Κάρολος φορά ελληνική γραβάτα. Τον προηγούμενο
μήνα, ο γιος της βασίλισσας Ελισάβετ Β’, μαζί με τη σύζυγό του Καμίλα, επισκέφθηκαν την
Κένυα.
Τότε, ο Κάρολος επέλεξε να φορέσει ένα ριγέ μπλε κοστούμι και μπλε γραβάτα με άρωμα
Ελλάδας Συγκεκριμένα, επέλεξε μια γραβάτα με γαλάζιο και λευκό μοτίβο του ελληνικού brand
Thalassa Collection, που εδρεύει στο Κολωνάκι.
https://www.instagram.com/p/CzD5czVsH2N/?utm_source=ig_embed&utm_campaign=loading
Ο Κάρολος επιλέγει συχνά να φορέσει τη συγκεκριμένη γραβάτα, που φαίνεται να είναι μία από
τις αγαπημένες του.
Πηγή
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Χατζηδάκης και Πάιατ, φωτογραφήθηκαν φορώντας γραβάτα με την ελληνική σημαία
στο 25ο ετήσιο Forum "Invest in Greece" στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι δύο υπουργοί συμμετέχουν στο 25ο ετήσιο Forum "Invest in Greece" του Capital Link στη
Νέα Υόρκη, ακολούθησαν τα "βήματα" του Καρόλου και φόρεσαν γραβάτα με την ελληνική
σημαίαΟ υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην
Αθήνα Τζέφρι ΠάιατΣχετικά άρθρα Ενεργειακά ζητήματα στο επίκεντρο της συνάντησης
Χατζηδάκη - Πάιατ 21.08.2020, 08:43 Συνάντηση Χατζηδάκη με Μπρουλέτ και Πάιατ -
Επίκεντρο της συζήτησης οι διμερείς ελληνοαμερικανικές ενεργειακές σχέσεις 17.12.2020,
17:14 Χατζηδάκης: Έχει διευρυνθεί σημαντικά η παρουσία των ΗΠΑ στην Ελλάδα 20.08.2020,
16:44 οι οποίοι είναι εκ των κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης στο 25ο ετήσιο Forum "Invest in Greece" του Capital Link που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη, εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό φακό φορώντας και οι δύο
γραβάτα με την ελληνική σημαία. Οι δυό τους, δεν παρέλειψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη
φωτογραφία τους...

https://www.palo.gr/politics/xatzidakis-kai-paiat-fwtografithikan-forwntas-gravata-me-tin-elliniki-simaia-sto-25o-etisio-forum-invest-in-greece-sti-nea-yor/2101809/
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Χατζηδάκης και Πάιατ, φωτογραφήθηκαν φορώντας γραβάτα με την ελληνική σημαία
στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Parapolitika Newsroom
Οι δύο υπουργοί συμμετέχουν στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη
Νέα Υόρκη, ακολούθησαν τα "βήματα" του Καρόλου και φόρεσαν γραβάτα με την ελληνική
σημαία
Ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα
Τζέφρι Πάιατ
οι οποίοι είναι εκ των  κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη,   εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό φακό φορώντας και οι δύο
γραβάτα με την ελληνική σημαία.
Οι δυό τους, δεν παρέλειψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Τζέφρι Πάιατ, να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική
στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την
Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
Great conversation with Minister about government support for Greece’s renewable energy
growth. Greece ????????has become a renewables model for Europe. Congratulations on
investment grade debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
— Assistant Secretary Geoffrey Pyatt (@AsstSecENR) December 11, 2023 Great conversation
with Minister about government support for Greece’s renewable energy growth. Greece
????????has become a renewables model for Europe. Congratulations on investment grade
debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
TAGS:
Κωστής Χατζηδάκης
Τζέφρι Πάιατ
Forum
Νέα Υόρκη
Ακολουθήστε τα parapolitika.gr στο Google News για άμεση και έγκυρη ενημέρωση.
Ακολουθήστε μας στο facebook
Ακολουθήστε μας στο twitter
Ακολουθήστε μας στο Instagram
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Το «κίνημα της μπλε γραβάτας»: Μετά τον βασιλιά Κάρολο ακολούθησαν Πάιατ και
Χατζηδάκης
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Τζέφρι Πάιατ και ο Κωστής Χατζηδάκης συμμετέχουν στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in
Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη
Ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης βρίσκεται στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in
Greece» του Capital Link που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλειψαν να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια,
να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!», έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
Υπενθυμίζεται ότι ο βασιλιάς Κάρολος στη Διάσκεψη Κορυφής COP28 θέλησε να δείξει τη
στήριξή του στην ελληνική θέση για την επιστροφή των Γλυπτών του Παρθενώνα αλλά και την
αποδοκιμασία στον Βρετανό πρωθυπουργό που ακύρωσε την προγραμματισμένη του
συνάντηση με τον Κυριάκο Μητσοτάκη.
Η γραβάτα με την ελληνική σημαία που έχει βάλει κατ' επανάληψη ο Κάρολος πιστεύεται ότι
αγοράστηκε σε μια από τις επισκέψεις του Μονάρχη στην Αθήνα. Είναι ένα κομμάτι από την
«Pagoni Maison des Cravates», μια πολυτελή μπουτίκ που βρίσκεται στο Κολωνάκι της
Αθήνας.
Κατά τη διάρκεια της ιστορίας της, η μπουτίκ έχει ντύσει Πρόεδρους της Ελληνικής
Δημοκρατίας, πολιτικούς, καλλιτέχνες και διάσημους ξένους.
Δεν είναι η πρώτη φορά που ο βασιλιάς Κάρολος φορά ελληνική γραβάτα. Τον προηγούμενο
μήνα, ο γιος της βασίλισσας Ελισάβετ Β', μαζί με τη σύζυγό του Καμίλα, επισκέφθηκαν την
Κένυα.
Τότε, ο Κάρολος επέλεξε να φορέσει ένα ριγέ μπλε κοστούμι και μπλε γραβάτα με άρωμα
Ελλάδας Συγκεκριμένα, επέλεξε μια γραβάτα με γαλάζιο και λευκό μοτίβο του ελληνικού brand
Thalassa Collection, που εδρεύει στο Κολωνάκι.
Ο Κάρολος επιλέγει συχνά να φορέσει τη συγκεκριμένη γραβάτα, που φαίνεται να είναι μία από
τις αγαπημένες του.
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Το έκαναν όπως ο Κάρολος - Γραβάτες με ελληνική σημαία φόρεσαν Πάιατ και
Χατζηδάκης
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η γραβάτα που ενώνει Πάιατ με Χατζηδάκη.
Στη Νέα Υόρκη βρέθηκαν φορώντας γραβάτες με ελληνική σημαία. Στο 25ο ετήσιο Forum
«Invest in Greece» του Capital Link, ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο
πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ εμφανίστηκαν φορώντας γραβάτες με την
ελληνική σημαία.
Ο Αμερικανός υφυπουργός Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια μίλησε για την ανάπτυξη
των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» όπως έγραψε στην ανάρτησή του,
ο Τζ. Πάιατ.
{https://twitter.com/AsstSecENR/status/1734299845865680933}
ΠΑΣ.
ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΕΠΙΣΗΣ Στα άκρα η κόντρα Οικονόμου - Μαρινάκη Ο «κακός χαμός» για τις κρίσεις
στην ΕΛ.ΑΣ Αδύναμος ακόμη και με 41%

https://www.ieidiseis.gr/parapolitika/226670/to-ekanan-opos-o-karolos-gravates-me-elliniki-simaia-foresan-paiat-kai-xatzidakis
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Σταϊκούρας από Νέα Υόρκη για τις σύγχρονες μεταφορές και τον ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η ομιλία του στο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum»…
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital
Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση. 
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές. 
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου. 
Η ομιλία του Έλληνα Υπουργού στα Ελληνικά:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός - αν και επιβραδύνεται - συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων: 
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
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Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
·       Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
·       Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων
και την ανακατανομή κονδυλίων.
·       Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών
που υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
·       Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και
τον εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
·       Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και
από την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
·       Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
·       Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
 
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
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Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα - Μαύρη Θάλασσα - Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια - Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη - Καβάλα -
Αλεξανδρούπολη - Μπουργκάς - Βάρνα - Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
 8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
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Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling - BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Μετά τον Κάρολο... Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν γραβάτες με την ελληνική σημαία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι δύο υπουργοί συμμετέχουν στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη
Νέα Υόρκη
Με τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του
Capital Link.
Ανάμεσά τους ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ
στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ οι οποίοι εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό φαμκό
φορώντας και οι δύο γραβάτα με την ελληνική σημαία.
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλεψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την
ενέργεια,να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη
των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΕΠΙΣΗΣ Ελληνοτουρκικά 09.12.2023 - 18:43 0
Εκτός από τεμενάδες στην επίσκεψη Ερντογάν εμφανίστηκε και σημαία του ψευδοκράτους στο
Προεδρικό Μέγαρο!
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
 
Δείτε την ανάρτηση
Great conversation with Minister about government support for Greece’s renewable energy
growth. Greece ????????has become a renewables model for Europe. Congratulations on
investment grade debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
— Assistant Secretary Geoffrey Pyatt (@AsstSecENR) December 11, 2023
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Μόδα... έγινε η γραβάτα με την ελληνική σημαία!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Κωστής Χατζηδάκης και Τζ. Παϊατ εμφανίστηκαν με την ίδια γραβάτα
Με τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης, πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη το 25ο ετήσιο Forum «Invest in
Greece» του Capital Link.
Ανάμεσά τους ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ
στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ οι οποίοι εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό φακό φορώντας
και οι δύο γραβάτα με την ελληνική σημαία.
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλεψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια,
να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
Δείτε την ανάρτηση
 
Great conversation with Minister about government support for Greece’s renewable energy
growth. Greece ????????has become a renewables model for Europe. Congratulations on
investment grade debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
— Assistant Secretary Geoffrey Pyatt (@AsstSecENR) December 11, 2023
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Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν γραβάτες με την ελληνική σημαία (εικόνα)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του
Capital Link. Ανάμεσά τους ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην
πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ οι οποίοι εμφανίστηκαν μπροστά στον
φωτογραφικό φακό φορώντας και οι δύο γραβάτα με την ελληνική σημαία.
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλειψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια,
να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
Great conversation with Minister about government support for Greece’s renewable energy
growth. Greece ????????has become a renewables model for Europe. Congratulations on
investment grade debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
— Assistant Secretary Geoffrey Pyatt (@AsstSecENR) December 11, 2023
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Μετά τον Κάρολο, Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν γραβάτες με την ελληνική σημαία!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τζέφρι Πάιατ
Κωστής Χατζηδάκης
Με τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη το 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του
Capital Link.
Ανάμεσά τους ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ
στην Αθήνα Τζέφρι Πάιατ οι οποίοι εμφανίστηκαν μπροστά στον φωτογραφικό φακό φορώντας
και οι δύο γραβάτα με την ελληνική σημαία.
Χατζηδάκης και Πάιατ δεν παρέλεψαν μάλιστα να αναρτήσουν τη φωτογραφία τους στα μέσα
κοινωνικής δικτύωσης με τον Αμερικανό υφυπουργό Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια,
να υπογραμμίζει μεταξύ άλλων την κυβερνητική στήριξη της Ελλάδας στην ανάπτυξη των
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και να συγχαίρει την Αθήνα για την πορεία της οικονομίας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» έγραψε συγκεκριμένα ο
Αμερικανός αξιωματούχος.
Δείτε την ανάρτηση
Great conversation with Minister about government support for Greece’s renewable energy
growth. Greece ????????has become a renewables model for Europe. Congratulations on
investment grade debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
— Assistant Secretary Geoffrey Pyatt (@AsstSecENR) December 11, 2023
Ειδήσεις σήμερα
Ανοίγουν ξανά όλοι οι φάκελοι με τις επιθέσεις των χούλιγκαν
«Ξεψύχησε στην αγκαλιά του γιου της»: Συγκλονίζει ο πρώην σύζυγος της 50χρονης που
κατασπάραξαν τα σκυλιά
Ήταν η Κάλλας κατάσκοπος των Βρετανών στην Αθήνα της Κατοχής;
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Σταϊκούρας: Προτεραιότητα η ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας, επισημαίνοντας τον
καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του
περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας.
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο "25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum", που πραγματοποιείται στη
Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, 
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Χρήστος Σταϊκούρας: «Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές
ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της ομιλίας του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων: 
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
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Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
·       Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
·       Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων
και την ανακατανομή κονδυλίων.
·       Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών
που υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
·       Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και
τον εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
·       Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και
από την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
·       Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
·       Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
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ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
 8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
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Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
 
 
Χρήστος Σταϊκούρας
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Μετά τον Κάρολο, Πάιατ και Χατζηδάκης φόρεσαν γραβάτες με την ελληνική σημαία!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι δύο υπουργοί συμμετέχουν στο 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη
Νέα Υόρκη
Πηγή: proto thema
Facebook Twitter Pinterest Email Σχόλια
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Σταϊκούρας: Σύγχρονες μεταφορές και ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Πηγή: ΑΠΕ-ΜΠΕ
Διαβάστε τις Ειδήσεις σήμερα και ενημερωθείτε για τα πρόσφατα νέα.
Ακολουθήστε το Skai.gr στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις.
Πηγή
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν την
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Χρ. Σταϊκούρας: Σε νέους σιδηροδρομικούς διαδρόμους η Ελλάδα- Οι 10
προτεραιότητες για μεταφορές και υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του
περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση
επεσήμανε σήμερα σε ομιλία του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος
Σταϊκούρας, ενώ παράλληλα παρουσίασε τις 10 προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την
ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών. Κατά την
τοποθέτησή του, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο
"25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum", που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη
παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις
πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι' αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την
αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές καταστροφές. Ο κ. Σταϊκούρας
ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της διοικητικής
αναδιάρθρωσης και της...
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Σταϊκούρας: Οι μεταφορές και οι υποδομές ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και
οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τι δήλωσε ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών στο συνέδριο «25th Annual Capital Link
Invest in Greece Forum»
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.  
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.  
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.  
Ακολουθεί η ανεπίσημη μετάφραση του πλήρους κειμένου της ομιλίας του Υπουργού
Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου Σταϊκούρα: 
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων: 
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την

https://www.moneyreview.gr/business-and-finance/economy/130751/chr-staikoyras-oi-deka-proteraiotites-gia-tin-enischysi-ton-metaforon-kai-ton-ypodomon/


https://www.moneyreview.gr/

 Publication date: 11/12/2023 22:01

 Similar Stats ranking (Greece): 471

 link

επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.

https://www.moneyreview.gr/business-and-finance/economy/130751/chr-staikoyras-oi-deka-proteraiotites-gia-tin-enischysi-ton-metaforon-kai-ton-ypodomon/


https://www.moneyreview.gr/

 Publication date: 11/12/2023 22:01

 Similar Stats ranking (Greece): 471

 link

5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
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συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
moneyreview.gr 
Διαβάστε επίσης: 
Χρ. Σταϊκούρας: «Οι πέντε πυλώνες που αναβαθμίζουν την Ελλάδα»
Χ. Σταϊκούρας: «Η Θεσσαλονίκη ψηλά στην ατζέντα της Κυβέρνησης»
Χρ. Σταϊκούρας: Οι έξι πηγές χρηματοδότησης για τα δημόσια έργα
Ακολουθήστε το Money Review στο Google News
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Χ. Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Σταϊκούρας: Οι μεταφορές και οι υποδομές ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και
οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τι δήλωσε ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών στο συνέδριο «25th Annual Capital Link
Invest in Greece Forum»
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο Χρήστος Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής
οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα
των υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο Χρήστος Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω
της διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του
Διευρωπαϊκού Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την
προώθηση των «πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας
(ΣΒΑΚ) της ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Διαβάστε ακόμη
Γιατί ο OPEC+ χάνει τον έλεγχο του πετρελαίου – Σε χαμηλό 5μήνου οι τιμές
COP28: Απογοητευτικός για ΜΚΟ και πολλές χώρες ο συμβιβασμός για τα ορυκτά καύσιμα
Damco Energy: «Πράσινο» του ΥΠΕΝ για το mega φωτοβολταϊκό των 400 MWp στα Τρίκαλα
(pic)
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
 

https://www.newmoney.gr/roh/palmos-oikonomias/oikonomia/staikouras-i-metafores-ke-i-ipodomes-ischiropioun-ton-geopolitiko-ke-ikonomiko-rolo-tis-elladas/


http://www.lamiakos-typos.gr/

 Publication date: 11/12/2023 21:34

 Similar Stats ranking (Greece): 41866

 link

Χ. Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου - Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
 
Πηγή: ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι 10 προτεραιότητες για τις μεταφορές και τις υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Παράλληλα, παρουσίασε τις δέκα προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της
συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, επεσήμανε τον καθοριστικό
ρόλο των υποδομών και των μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού
ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση, μιλώντας στο ετήσιο Επενδυτικό
Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece
Forum», που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα, παρουσίασε τις δέκα προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της
συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών 
Στην τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, ενώ παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων
που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’ αυτόν
τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Πιο συγκεκριμένα στις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υποδομών και Μεταφορών,
περιλαμβάνονται:
1η: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
3η: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες περιοχές, με την
υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
4η: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
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Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
5η: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
6η: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος του
ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζεται η συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθείται το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθείται ήδη η προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
10η : Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
«Οι προτεραιότητες και οι πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής»,
ανέφερε χαρακτηριστικά ο κ. Σταϊκούρας.
 
 

https://emea.gr/kyrio-thema/713125/chr-staikouras-oi-10-proteraiotites-gia-tis-metafores-kai-tis-ypodomes/


https://www.libre.gr/

 Publication date: 11/12/2023 21:30

 Similar Stats ranking (Greece): 4196

 link

Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν την
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη. Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της
ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο
του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού
ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Χρήστος Σταϊκούρας: Στο κέντρο του ενδιαφέροντος oι σύγχρονες μεταφορές και οι
ανθεκτικές υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο κέντρο του ενδιαφέροντος για την κυβέρνηση βρίσκεται η ενίσχυση της συνδεσιμότητας
στις μεταφορές και η ανθεκτικότητα των υποδομών σύμφωνα με όσα παρουσίασε, σήμερα
(11.12.2023), ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο "25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum", στη Νέα Υόρκη. Στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς
προκλήσεις αναφέρθηκε ο κ. Σταϊκούρας, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση. Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις
πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι' αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την
αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές καταστροφές. Ο κ. Σταϊκούρας
περιέγραψε...
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Χρήστος Σταϊκούρας: Στο κέντρο του ενδιαφέροντος oι σύγχρονες μεταφορές και οι
ανθεκτικές υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο κέντρο του ενδιαφέροντος για την κυβέρνηση βρίσκεται η ενίσχυση της συνδεσιμότητας
στις μεταφορές και η ανθεκτικότητα των υποδομών σύμφωνα με όσα παρουσίασε, σήμερα
(11.12.2023), ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», στη Νέα Υόρκη.
Στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις αναφέρθηκε ο κ.
Σταϊκούρας, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών
στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην
οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας περιέγραψε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ κατέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
To άρθρο Χρήστος Σταϊκούρας: Στο κέντρο του ενδιαφέροντος oι σύγχρονες μεταφορές και οι
ανθεκτικές υποδομές δημοσιεύτηκε στο NewsIT .
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Σταϊκούρας: Οικονομική μεγέθυνση της Ελλάδας και ισχυροποίηση του γεωπολιτικού
ρόλου της
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών μίλησε στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital
Link για την Ελλάδα, στη Νέα Υόρκη.
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών κ.
Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο
«25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου - Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν την
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν την
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν την
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μοιραστείτε το:
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Πηγή: ΑΠΕ-ΜΠΕ
Χρηματιστήριο: Υποτονική συνεδρίαση με μικρές μεταβολες δεικτών
Θετικές προσδοκίες στην αγορά ομολόγων από ξένους θεσμικούς
ΝΔ: Συγχαρητήρια στον Κωνσταντίνο Κόλλια για την επικράτησή του στις εκλογές του
Οικονομικού Επιμελητηρίου
Διαβάστε τις Ειδήσεις σήμερα και ενημερωθείτε για τα πρόσφατα νέα.
Ακολουθήστε το Skai.gr στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις.
TAGS:
Σταικούρας
Πηγή: skai.gr
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν την
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Χρ. Σταϊκούρας: Μεταφορές και υποδομές ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και
οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Χρήστος Σταϊκούρας: Στο κέντρο του ενδιαφέροντος oι σύγχρονες μεταφορές και οι
ανθεκτικές υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο κέντρο του ενδιαφέροντος για την κυβέρνηση βρίσκεται η ενίσχυση της συνδεσιμότητας
στις μεταφορές και η ανθεκτικότητα των υποδομών σύμφωνα με όσα παρουσίασε, σήμερα
(11.12.2023), ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», στη Νέα Υόρκη.
Στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις αναφέρθηκε ο κ.
Σταϊκούρας, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών
στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην
οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας περιέγραψε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ κατέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Σταϊκούρας: Υποδομές και μεταφορές ισχυροποιούν την Ελλάδα γεωπολιτικά κι
οικονομικά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου - Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν την
Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Διαβάστε τις Ειδήσεις σήμερα και ενημερωθείτε για τα πρόσφατα νέα.
Ακολουθήστε το Skai.gr στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις.
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Σταϊκούρας: To χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων και οι πηγές χρηματοδότησης
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών ανέλυσε κατά την ομιλία του σε επενδυτικό συνέδριο
στη Νέα Υόρκη τις προτεραιότητες της κυβέρνησης για την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών.
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε ο Υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th
Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο Χρήστος Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής
οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα
των υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.  
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.  
Όσον αφορά τα σημαντικά έργα υποδομών, ανέφερε:
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του
2024.Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το
πρώτο εξάμηνο του 2024.Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται
να ολοκληρωθεί το 2025.Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες
εβδομάδες του 2024.O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου
προχωρούν.Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.Οι αυτοκινητόδρομοι
Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.Ο οδικός άξονας
Μπράλος – Άμφισσας άρχισε να κατασκευάζεται.Και παράλληλα υλοποιούνται 10 μεγάλα
αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής σημασίας.
Αναφορικά με τις πηγές χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων, ο κ. Σταϊκούρας
δήλωσε ότι είναι σε εξέλιξη σχετικές πρωτοβουλίες, που περιλαμβάνουν την αξιοποίηση
εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα,
μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από τα εργαλεία είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την
υφιστάμενη κατανομή πόρων και την ανακατανομή κονδυλίων.Το Ταμείο Αλληλεγγύης της
Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που υπέστησαν οι πληγείσες από τις
φυσικές καταστροφές περιοχές.Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility),
ειδικά για την ανάταξη και τον εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη
σύνδεσή του με τα λιμάνια της χώρας.Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την
Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της
Ευρώπης.Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα
χρόνια – τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.Και
φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την αξιοποίηση
δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
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«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.  
 
Ακολουθήστε το Reader.gr στα Google News για να είστε πάντα ενημερωμένοι για όλες
τις ειδήσεις από την Ελλάδα και τον κόσμο.
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Προβολές: 0
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Για ανάταξη του σιδηρόδρομου και «πράσινες» μεταφορές στην Ελλάδα μίλησε ο Χρ.
Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε συνέδριο της Capital Link
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Σχετικά Άρθρα
Χρ. Σταϊκούρας: Υπάρχει ανάγκη για κοινή προσπάθεια ώστε να βελτιωθούν οι δρόμοι στην
Ε.Ε.
 04/12/2023 19:52
Σταϊκούρας για μετρό Θεσσαλονίκης: «Δεσμευόμαστε ότι θα είναι έτοιμο το δεύτερο εξάμηνο
του 2024» (βίντεο)
 25/11/2023 14:25
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της

https://www.makthes.gr/gia-anataxi-toy-sidirodromoy-kai-prasines-metafores-stin-ellada-milise-o-chr-staikoyras-679863


https://makthes.gr/

 Publication date: 11/12/2023 20:16

 Similar Stats ranking (Greece): 466

 link

διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Χ. Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Χρ. Σταϊκούρας: Μεταφορές και υποδομές ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και
οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Σταϊκούρας: Μέσω υποδομών και μεταφορών η Ελλάδα ισχυροποιείται γεωπολιτικά και
οικονομικά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου - Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Χ. Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου - Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Λεπτομέρειες στη συνδρομητική σελίδα του ΑΠΕ-ΜΠΕ.
© ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ. Τα πνευματικά δικαιώματα ανήκουν στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ.
Απαγορεύεται η αναπαραγωγή από επισκέπτες της ιστοσελίδας.
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Χ.Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Facebook Twitter
 
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Μιλώντας στο MEGA ο υπουργός Ανάπτυξης αναφέρθηκε στο καλάθι του νοικοκυριού,
τονίζοντας πως το κέρδος για κάθε νοικοκυριό ανέρχεται σε 1004 ευρώ [...]
Στην Αγορά του Πειραιά συναντήθηκαν πριν από λίγη ώρα, ο υποψήφιος δήμαρχος και
επικεφαλής της παράταξης «ΑλλάΖΟΥΜΕ τον Πειραιά για Όλους και [...]
Η Νέα Δημοκρατία καταγράφει μεγάλη και αναμφισβήτητη νίκη καθώς το exit poll της δίνει
διαφορά  36%- 40% , ΣΥΡΙΖΑ 25%-29%, ΠΑΣΟΚ -ΚΙΝΑΛ [...]
Ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης είχε πρόγευμα εργασίας σε φιλικό κλίμα, στο Μέγαρο
Μαξίμου, με τον πρώην υπουργό Εξωτερικών των Ηνωμένων Πολιτειών, Μάικ [...]
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Χ. Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου - Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Προτεραιότητα του Υπουργείου η συνδεσιμότητα στις μεταφορές & η ανθεκτικότητα των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Χρήστος Σταϊκούρας: Σύγχρονες μεταφορές και ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
Radar Team
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Διαβάστε ακόμη:
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Σταϊκούρας: Ισχυροποιείται ο γεωπολιτικός και οικονομικός ρόλος της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Σταϊκούρας: Σύγχρονες μεταφορές και ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NewsRoom 11 Δεκεμβρίου 2023 19:31
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Διαβάστε επίσης:
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Χρήστος Σταϊκούρας στο Συνέδριο της Capital Link για μεταφορές και υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου
ΠΗΓΗ: ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Σταϊκούρας: Οι Σύγχρονες Μεταφορές και οι Ανθεκτικές Υποδομές Ισχυροποιούν τον
Γεωπολιτικό και Οικονομικό Ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου - Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Χ. Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές ισχυροποιούν τον
γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές
και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την
Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται
στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Αμβρακία, πάει για το 2024…
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Χριστουγεννιάτικη έξοδος δεν θα βρει τελικά σε χρήση την Αμβρακία Οδό παρά τις
διαβεβαιώσεις ότι ο δρόμος θα δινόταν σε κυκλοφορία ως το τέλος του έτους.
Από το βήμα του ετήσιου επενδυτικού συνεδρίου της Capital Link για την Ελλάδα ο Υπουργός
Υποδομών Χρήστος Σταϊκούρας ανακοίνωσε ότι «η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία
θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024».
Έστω και λίγο αργότερα ένας σημαντικός οδικός άξονας θα είναι στην διάθεση των πολιτών…
Όσο για το τι ακολουθεί μετά το Άκτιο…. Ε, λεφτόδεντρα δεν υπάρχουν!
Copyright © 2008-2023 EpirusPost.gr – Designed by PlanTech
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
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Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
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συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί η ανεπίσημη μετάφραση του πλήρους κειμένου της ομιλίας του Υπουργού
Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου Σταϊκούρα:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
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επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
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5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
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συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί η ανεπίσημη μετάφραση του πλήρους κειμένου της ομιλίας του Υπουργού
Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου Σταϊκούρα:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
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επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
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5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
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συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί η ανεπίσημη μετάφραση του πλήρους κειμένου της ομιλίας του Υπουργού
Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου Σταϊκούρα:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
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επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
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5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των

https://www.bomb.gr/?p=41253


https://www.bomb.gr/

 Publication date: 11/12/2023 19:22

 https://www.bomb.gr/?p=41253

συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Κυριάκος Μητσοτάκης στο Capital Link: Η Ελλάδα είναι στη σωστή τροχιά
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Πρωθυπουργός διαβεβαίωσε ότι «θα συνεχίσουμε στο ίδιο μονοπάτι σταθερότητας»
καλώντας σε επιτάχυνση των επενδύσεων
Radar Team
Με το βιντεοσκοπημένο μήνυμα του πρωθυπουργού, Κυριάκου Μητσοτάκη, άνοιξε τις εργασίες
του το 25ο Συνέδριο «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη. Ο κ. Μητσοτάκης
απηύθυνε κάλεσμα για αύξηση των επενδύσεων στην Ελλάδα, διαβεβαιώνοντας ότι η χώρα θα
συνεχίσει να πορεύεται στον δρόμο της σταθερότητας, της συνέπειας και των μεταρρυθμίσεων.
Όπως τόνισε ο κ. Μητσοτάκης, «είναι η 5η φορά που ανοίγω τη συνέδριο και φέτος,
περισσότερο από κάθε άλλη χρονιά, είμαι βέβαιος ότι η Ελλάδα είναι στη σωστή τροχιά. Είναι
απόλυτη πεποίθησή μου ότι -όπως προτρέπει και ο τίτλος του φετινού συνεδρίου- τώρα είναι η
ώρα να επιταχύνουμε τις επενδύσεις ώστε να πετύχουμε βιώσιμη ανάπτυξη.
Επιτρέψτε μου να επαναλάβω το μήνυμα του 2019: τώρα είναι η ώρα να επενδύσετε στην
Ελλάδα. Εχουμε αποδείξει ότι μπορούμε να αλλάξουμε και μην έχετε καμιά αμφιβολία: θα
συνεχίσουμε στο ίδιο μονοπάτι σταθερότητας, συνέπειας και μεταρρυθμίσεων, γιατί αυτό είναι
το μονοπάτι που καθιστά τη χώρας μας ισχυρότερη»
Παπαθανάσης στο Capital Link: «Η Ελλάδα τώρα έχει καλά νέα»
Aισιόδοξα μηνύματα για την πορεία της ελληνικής οικονομίας έστειλε από το βήμα του 25ου
Ετήσιου Φόρουμ του Capital Link ο αναπληρωτής υπουργός Εθνικής Οικονομίας και
Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης, κατά την κεντρική του ομιλία με θέμα «Accelerating the
Investment Momentum».
Όπως τόνισε ο υπουργός, το Φόρουμ «Invest in Greece » θα συνεχίζει και για άλλα 25 χρόνια
καθώς τώρα η Ελλάδα έχει πλέον καλά νέα. Η ελληνική οικονομία μπορεί να αντιμετωπίσει τις
προκλήσεις, υπάρχει σιγουριά για το μέλλον, και διαθέτει πλέον επενδυτική και αναπτυξιακή
δυναμική. Η χώρα πέτυχε την τρίτη κατά σειρά αναβάθμιση από τη Fitch μετά από οδυνηρές
και δύσκολες μεταρρυθμίσεις, όπως ψηφιοποίηση του δημόσιου τομέα, μείωση της
γραφειοκρατίας, ιδιωτικοποιήσεις, μείωση φόρων – όλα αυτά είναι στοιχεία ελκυστικά για
επενδύσεις.
Κατά τη διάρκεια των πρώτων τεσσάρων ετών της διακυβέρνησής μας, εφαρμόσαμε ένα
συνεκτικό πρόγραμμα μεταρρυθμίσεων για την αντιμετώπιση διαρθρωτικών προβλημάτων
χωρίς, παράλληλα, να θέσουμε σε κίνδυνο τη δημοσιονομική βιωσιμότητα της οικονομίας μας.
Μειώσαμε τον φορολογικό συντελεστή για τις επιχειρήσεις από το 29% στο 22% και τον φόρο
μερισμάτων στο 5%, ενώ ταυτόχρονα μειώσαμε συνολικά 50 φόρους για να ενισχύσουμε
τα νοικοκυριά και τις επιχειρήσεις. Η ελληνική οικονομία πλέον αναπτύσσεται πολύ ταχύτερα,
καθώς αναμένουμε διπλάσια ανάπτυξη από την Ευρωζώνη το 2024, ενώ
οι επενδύσεις αναμένεται να αυξηθούν στο ποσοστό ρεκόρ του 15,1%, από 7,1% το 2023.
Συγκεκριμένα, κλείνουμε το 2024 με αύξηση του ΑΕΠ κατά 2,4% και το 2024 αναμένουμε 2,9%
ανάπτυξη, ποσοστό διπλάσιο από την Ευρωζώνη.
Η οικονομία μας έχει πλέον αποδειχθεί ανθεκτική και προσβλέπουμε στο μέλλον με
δημοσιονομική αυτοπεποίθηση, ενώ η Ελλάδα μετατράπηκε σε έναν πολύ ελκυστικό
επενδυτικό προορισμό, καταγράφοντας αξιοσημείωτο ρεκόρ στις άμεσες ξένες επενδύσεις. Το
πετύχαμε ακολουθώντας έναν συνδυασμό μεταρρυθμίσεων και αυστηρής δημοσιονομικής
πειθαρχίας με ένα κατάλληλο μείγμα οικονομικών πολιτικών που άνοιξε ένα μεγάλο παράθυρο
ευκαιριών για τη χώρα. Ταυτόχρονα, μειώσαμε δραστικά τον λόγο του χρέους μας προς το
ΑΕΠ, ανακτήσαμε την επενδυτική βαθμίδα και ήδη επιταχύνουμε την ψηφιακή και πράσινη
μετάβαση της χώρας για να γίνουμε πιο ανταγωνιστικοί και σίγουρα πιο ελκυστικοί για νέες
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επενδύσεις.
Όπως ανέφερε ο κ. Παπαθανάσης εντος του 2024 θα πέσουν στην ελληνική οικονομία 20,2
δισ. ευρώ ή το 5,2% του ΑΕΠ.
«Τα ευρωπαϊκά κονδύλια είναι ένα καθοριστικό εργαλείο για την αναπτυξιακή προοπτική της
Ελλάδας και είμαστε αποφασισμένοι να τα αξιοποιήσουμε με τον καλύτερο δυνατό τρόπο.
Σημαντικοί ευρωπαϊκοί πόροι, μέσω του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας και των
Ευρωπαϊκών Διαρθρωτικών Ταμείων, έχουν ήδη αρχίσει να εισρέουν στη χώρα μας
υποστηρίζοντας το στρατηγικό μας σχέδιο μεταρρυθμίσεων, τις επενδύσεις στην ψηφιακή και
πράσινη μετάβαση, την κατάρτιση και επανακατάρτιση, καθώς και την στήριξη της
ανταγωνιστικότητας των επιχειρήσεων και την απασχόληση με σημαντικά προγράμματα
κοινωνικής συνοχής».
«Θα συνεχίσουμε να αναπτυσσόμαστε και να οικοδομούμε ισχυρά θεμέλια εμπιστοσύνης
μεταξύ του κράτους και της επιχειρηματικής κοινότητας, καθώς η Ελλάδα έχει ήδη μετατραπεί
σε έναν πολύ ελκυστικό προορισμό για επενδύσεις και σίγουρα ένα υπέροχο μέρος για να ζει
κανείς».
Διαβάστε ακόμη:
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
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Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
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ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
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Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί η ανεπίσημη μετάφραση του πλήρους κειμένου της ομιλίας του Υπουργού
Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου Σταϊκούρα:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
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επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
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5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
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συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί η ανεπίσημη μετάφραση του πλήρους κειμένου της ομιλίας του Υπουργού
Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου Σταϊκούρα:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την

https://bankwars.gr/%cf%87%cf%81-%cf%83%cf%84%ce%b1%cf%8a%ce%ba%ce%bf%cf%8d%cf%81%ce%b1%cf%82-%ce%bf%ce%b9-%ce%b4%ce%ad%ce%ba%ce%b1-%cf%80%cf%81%ce%bf%cf%84%ce%b5%cf%81%ce%b1%ce%b9%cf%8c%cf%84%ce%b7%cf%84%ce%b5%cf%82/


https://bankwars.gr/

 Publication date: 11/12/2023 19:16

 Similar Stats ranking (Greece): 19429

 link

επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
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5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
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συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
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Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
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ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
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Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
TagsΧρ. Σταϊκούρας
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί η ανεπίσημη μετάφραση του πλήρους κειμένου της ομιλίας του Υπουργού
Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου Σταϊκούρα:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
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επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
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5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
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συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Σταϊκούρας: Παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων του Υπουργείου
Υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη, με τίτλο «25th Annual
Capital Link Invest in Greece Forum».
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Το μήνυμα Μητσοτάκη στο Capital Link: «Η Ελλάδα είναι στη σωστή τροχιά» (pics)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Πρωθυπουργός διαβεβαίωσε ότι «θα συνεχίσουμε στο ίδιο μονοπάτι σταθερότητας»
καλώντας σε επιτάχυνση των επενδύσεων - Παπαθανάσης: «Η Ελλάδα τώρα έχει καλά νέα» -
Το 2024 θα πέσουν στην ελληνική οικονομία 20,2 δισ. ευρώ ή το 5,2% του ΑΕΠ - Capital Link
– 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece»: H Eλλάδα σε νέα επενδυτική εποχή
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί η ανεπίσημη μετάφραση του πλήρους κειμένου της ομιλίας του Υπουργού
Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου Σταϊκούρα:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
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επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
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5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
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συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Χρήστος Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές
ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της ομιλίας του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου
Σταϊκούρα και η ανεπίσημη μετάφραση της:
 
I would like to thank Mr. and Ms. Bornozi for inviting me in the 25th Annual Capital Link Forum.
A unique, prestigious event, that takes place at a time when the Greek economy is being
upgraded, becomes stronger and shows remarkable resilience.
This is exactly what I promised you, a year ago, from the same podium.
This is an achievement primarily due to the sacrifices of the Greek society, combined with the
prudent fiscal policy followed over the recent years, the successful handling of consecutive
external crises, as well as the political stability.
However, despite the positive outlook and the promising prospects of the Greek economy, we
should remain prudent and proactive on our decisions, as the international economy is showing
signs of slowing down, fiscal risks in some European countries are increasing, inflation –
although decelerating – continues to remain high internationally, while the restrictive monetary
policy has a negative impact on credit expansion.
In this economic environment, the political leadership of the Ministry of Infrastructure and
Transport, in line with the Government’s priorities, has embarked on an effort to enhance
connectivity in transport and resilience in infrastructure, aiming subsequently to lever Greece’s
regional geopolitical and economic role.
Our strategy is based on some priorities:
1st Priority: Implementing many small and large-scale projects throughout the country.
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Thessaloniki Metro is expected to be operational in the second half of 2024.
A significant section of the Central Greece highway, E-65, will be handed over in the first
semester of 2024.
Patra – Pyrgos highway is progressing and is expected to be completed in 2025.
The road connection from Aktio to Amvrakia will be handled over in the first weeks of 2024.
The Northern Road Axis of Crete and the new Kasteli Airport are advancing.
The construction of Thessaloniki Flyover has begun.
The Ioannina – Kakavia and the Lamia – Karpenisi highways were re-tendered.
The Bralos – Amfissa road axis, which we recently visited with the Prime Minister, has
commenced.
And, at the same time, we are implementing 10 major flood-prevention projects, characterized
as of national importance.
2nd Priority: Obtaining funds for the implementation of the projects.
Relevant initiatives are underway to identify and secure funding sources and financial
instruments for this purpose.
This involves leveraging national and European funds, with the involvement and contribution of
the private sector, through concessions and Public-Private Partnerships.
Some of these are:
3rd Priority: Restoring damages from natural disasters in affected areas, by implementing –
simultaneously – higher resilience projects.
Our main priorities are schools, the railway network, roads and bridges.
4th Priority: Controlling and maintaining existing infrastructure projects.
For example, every bridge must be inspected and maintained.
It should be noted that the total cost of repairing a bridge usually exceeds 20 times the cost of
inspection, maintenance and early rehabilitation.
Thus, the National Register of Bridges, a platform where all bodies will register the identity and
technical data of existing bridges, will be put into operation in 2024.
In this way, their characteristics and maintenance needs will be recorded, for the first time in
Greece.
5th Priority: Reforming the Greek railway.
A new unified public body will be established, with OSE as the core, integrating ERGOSE and
partially GAIOSE.
It will fully undertake the role, obligations and responsibilities of a Railway Infrastructure
Manager, as described in the European institutional framework.
The new OSE will undertake overall responsibility for safety issues and continuous
improvement of railway system, in cooperation with sector’s relevant entities and within the
context of implementing a systemic risk analysis, applying EU guidelines and action plan as set
up by the Government.
The proposed reform is expected to contribute to more efficient structures and capacity
building.
It will lead to attainment of desired high-safety levels, including clear allocation of
responsibilities and overall systemic approach.
Moreover, clear workflows and robust decision-making processes for rail projects, enhanced
transparency and innovation and all necessary digital tools for better coordination of projects
during planning and execution phase will be executed.
6th Priority: Building a long-term strategic plan for the Greek railway.
Our strategy concerns the completion of a sustainable rail network as part of the TEN-T,
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through extension and modernization of existing infrastructure and connections with EU
countries and neighboring third countries.
Thus, we are launching Greece’s participation in the new railway Corridors, such as the “3
Seas”, namely the “Baltic Sea – Black Sea – Aegean Sea”, as well as the “Western Balkans –
Eastern Mediterranean” one, we promote the project for the railway connection “Thessaloniki –
Kavala – Alexandroupoli – Burgas – Varna – Rousse”, and we participate in the discussions for
alternative routes of Ukrainian grain exports, with the formation of a solidarity lane that will
connect Ukraine with our country, taking advantage of the Alexandroupoli port.
7th Priority: Renewing the public bus fleet.
We have initiated the procurement of 250 new electric buses in Athens and Thessaloniki, a
process expected to be completed by end April 2024.
At the same time, two more tenders are underway for the supply of 300 new buses with natural
gas, expected to be completed in the following 18 months.
Additionally, a new tender for the supply of 750 more anti-pollution technology buses, is
expected to be launched in the first semester of 2024.
8th Priority: Promoting electro-mobility.
Its market penetration is constantly increasing.
4 relevant – more flexible over the last weeks – programs are in progress, with significant
subsidies for individuals, taxi-drivers and citizens in a Greek island, namely Astypalaia.
A second island is coming, namely Poros.
At the same time, a new incentive framework for enhancing electro-mobility is being designed
and expected to be launched in 2024.
9th Priority: Developing a sustainable urban mobility model.
The Ministry places particular emphasis on the sustainable planning of transportation systems,
by introducing – among others – Sustainable Urban Mobility Plans (SUMP), as the main
planning tool for municipalities and regional authorities.
In fact, the introduction of these Plans in Greece preceded the respective actions currently
implemented in the European Union, as stipulated in the revision of the relevant TEN-T
regulation that will be completed in 2024.
10th Priority: Amplifying the Building Information Modeling – BIM.
BIM ensures the integrated digital representation of the physical and functional characteristics
of an infrastructure project.
In the following months, the National Strategic Plan and the Road Map for its implementation
will be posted for consultation.
I shared with you 10 coherent priorities and policies of the Ministry of Infrastructure and
Transport.
Priorities and policies providing the impetus to form a more resilient economic landscape, to
achieve high and sustainable growth, to create many new jobs and to enhance social
cohesion.
Thank you for your attention.
 
***
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
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επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
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Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
 8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
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Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Χρ. Σταϊκούρας: Σε νέους σιδηροδρομικούς διαδρόμους η Ελλάδα- Οι 10
προτεραιότητες για μεταφορές και υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τα έργα μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την επικράτεια.
Τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του
περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση
επεσήμανε σήμερα σε ομιλία του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος
Σταϊκούρας, ενώ παράλληλα παρουσίασε τις 10 προτεραιότητες της κυβέρνησης με στόχο την
ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών.
Κατά την τοποθέτησή του, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με
τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που πραγματοποιείται στη Νέα
Υόρκη παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και
τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’ αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την
αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
 Αναλυτικότερα στις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, περιλαμβάνονται:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων Αυτό
περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και τη
συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου και
Ιδιωτικού Τομέα.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
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Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος του
ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζεται η συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθείται το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθείται ήδη η προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
 8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και υποδομές ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό
ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Η ομιλία του υπουργού Χ. Σταϊκούρας
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός - αν και επιβραδύνεται - συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
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την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η κατασκευή του Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
· Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
· Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και
την ανακατανομή κονδυλίων.
· Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
· Το «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
· Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
· Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
· Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
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ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα - Μαύρη Θάλασσα - Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια - Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη - Καβάλα -
Αλεξανδρούπολη - Μπουργκάς - Βάρνα - Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
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αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling - BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι προτεραιότητες για την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο "25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum", που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.  
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.  
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
"πράσινων" μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.  
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της ομιλίας του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου
Σταϊκούρα και η ανεπίσημη μετάφραση της:
I would like to thank Mr. and Ms. Bornozi for inviting me in the 25th Annual Capital Link Forum.
A unique, prestigious event, that takes place at a time when the Greek economy is being
upgraded, becomes stronger and shows remarkable resilience.
This is exactly what I promised you, a year ago, from the same podium.
This is an achievement primarily due to the sacrifices of the Greek society, combined with the
prudent fiscal policy followed over the recent years, the successful handling of consecutive
external crises, as well as the political stability.
However, despite the positive outlook and the promising prospects of the Greek economy, we
should remain prudent and proactive on our decisions, as the international economy is showing
signs of slowing down, fiscal risks in some European countries are increasing, inflation -
although decelerating - continues to remain high internationally, while the restrictive monetary
policy has a negative impact on credit expansion.
In this economic environment, the political leadership of the Ministry of Infrastructure and
Transport, in line with the Government’s priorities, has embarked on an effort to enhance
connectivity in transport and resilience in infrastructure, aiming subsequently to lever Greece’s
regional geopolitical and economic role.
Our strategy is based on some priorities:
 
1st Priority: Implementing many small and large-scale projects throughout the country.
Thessaloniki Metro is expected to be operational in the second half of 2024.
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A significant section of the Central Greece highway, E-65, will be handed over in the first
semester of 2024.
Patra – Pyrgos highway is progressing and is expected to be completed in 2025.
The road connection from Aktio to Amvrakia will be handled over in the first weeks of 2024.
The Northern Road Axis of Crete and the new Kasteli Airport are advancing.
The construction of Thessaloniki Flyover has begun.
The Ioannina – Kakavia and the Lamia – Karpenisi highways were re-tendered.
The Bralos – Amfissa road axis, which we recently visited with the Prime Minister, has
commenced.
And, at the same time, we are implementing 10 major flood-prevention projects, characterized
as of national importance.
 
2nd Priority: Obtaining funds for the implementation of the projects.
Relevant initiatives are underway to identify and secure funding sources and financial
instruments for this purpose.
This involves leveraging national and European funds, with the involvement and contribution of
the private sector, through concessions and Public-Private Partnerships.
Some of these are:
·       The funds coming from the national and co-financed segment of the new programming
period.
·       The Recovery and Resilience Fund, through the existing allocation of funds and the
redistribution of sources.
·       The EU Solidarity Fund, for the restoration of damages in the affected – from natural
disasters – areas.
·       The "Connecting Europe Facility", specifically for the restructuring and modernization of
the railway network, as well as its connection with the country's ports.
·       Lending, with favorable terms, from the European Investment Bank and the Council of
Europe Development Bank.
·       Funding from a much healthier and more stable – over the last four years – banking
sector, both on the asset and liability side of its balance sheet.
·       And, of course, leveraging the fiscal space, steadily created over the last four years, in the
State Budget.
 
3rd Priority: Restoring damages from natural disasters in affected areas, by implementing -
simultaneously - higher resilience projects.
Our main priorities are schools, the railway network, roads and bridges.
 
4th Priority: Controlling and maintaining existing infrastructure projects.
For example, every bridge must be inspected and maintained.
It should be noted that the total cost of repairing a bridge usually exceeds 20 times the cost of
inspection, maintenance and early rehabilitation.
Thus, the National Register of Bridges, a platform where all bodies will register the identity and
technical data of existing bridges, will be put into operation in 2024.
In this way, their characteristics and maintenance needs will be recorded, for the first time in
Greece.
 
5th Priority: Reforming the Greek railway.
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A new unified public body will be established, with OSE as the core, integrating ERGOSE and
partially GAIOSE.
It will fully undertake the role, obligations and responsibilities of a Railway Infrastructure
Manager, as described in the European institutional framework.
The new OSE will undertake overall responsibility for safety issues and continuous
improvement of railway system, in cooperation with sector’s relevant entities and within the
context of implementing a systemic risk analysis, applying EU guidelines and action plan as set
up by the Government.
The proposed reform is expected to contribute to more efficient structures and capacity
building.
It will lead to attainment of desired high-safety levels, including clear allocation of
responsibilities and overall systemic approach.
Moreover, clear workflows and robust decision-making processes for rail projects, enhanced
transparency and innovation and all necessary digital tools for better coordination of projects
during planning and execution phase will be executed.
 
6th Priority: Building a long-term strategic plan for the Greek railway.
Our strategy concerns the completion of a sustainable rail network as part of the TEN-T,
through extension and modernization of existing infrastructure and connections with EU
countries and neighboring third countries.
Thus, we are launching Greece's participation in the new railway Corridors, such as the "3
Seas”, namely the "Baltic Sea - Black Sea - Aegean Sea", as well as the "Western Balkans -
Eastern Mediterranean” one, we promote the project for the railway connection "Thessaloniki -
Kavala - Alexandroupoli - Burgas - Varna - Rousse", and we participate in the discussions for
alternative routes of Ukrainian grain exports, with the formation of a solidarity lane that will
connect Ukraine with our country, taking advantage of the Alexandroupoli port.
 
7th Priority: Renewing the public bus fleet.
We have initiated the procurement of 250 new electric buses in Athens and Thessaloniki, a
process expected to be completed by end April 2024.
At the same time, two more tenders are underway for the supply of 300 new buses with natural
gas, expected to be completed in the following 18 months.
Additionally, a new tender for the supply of 750 more anti-pollution technology buses, is
expected to be launched in the first semester of 2024.
 
8th Priority: Promoting electro-mobility.
Its market penetration is constantly increasing.
4 relevant – more flexible over the last weeks – programs are in progress, with significant
subsidies for individuals, taxi-drivers and citizens in a Greek island, namely Astypalaia.
A second island is coming, namely Poros.
At the same time, a new incentive framework for enhancing electro-mobility is being designed
and expected to be launched in 2024.
 
9th Priority: Developing a sustainable urban mobility model.
The Ministry places particular emphasis on the sustainable planning of transportation systems,
by introducing – among others – Sustainable Urban Mobility Plans (SUMP), as the main
planning tool for municipalities and regional authorities.
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In fact, the introduction of these Plans in Greece preceded the respective actions currently
implemented in the European Union, as stipulated in the revision of the relevant TEN-T
regulation that will be completed in 2024.
 
10th Priority: Amplifying the Building Information Modeling - BIM.
BIM ensures the integrated digital representation of the physical and functional characteristics
of an infrastructure project.
In the following months, the National Strategic Plan and the Road Map for its implementation
will be posted for consultation.
 
I shared with you 10 coherent priorities and policies of the Ministry of Infrastructure and
Transport.
Priorities and policies providing the impetus to form a more resilient economic landscape, to
achieve high and sustainable growth, to create many new jobs and to enhance social
cohesion.
Thank you for your attention.
 
***
 
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός - αν και επιβραδύνεται - συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων: 
 
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
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Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
 
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
·       Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
·       Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων
και την ανακατανομή κονδυλίων.
·       Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών
που υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
·       Το  "Συνδέοντας την Ευρώπη" (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και
τον εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
·       Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και
από την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
·       Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
·       Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
 
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
 
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
 
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
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Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
 
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o "3 Seas", δηλαδή "Βαλτική Θάλασσα - Μαύρη Θάλασσα - Αιγαίο
Πέλαγος", καθώς και ο διάδρομος "Δυτικά Βαλκάνια - Ανατολική Μεσόγειος".
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση "Θεσσαλονίκη - Καβάλα -
Αλεξανδρούπολη - Μπουργκάς - Βάρνα - Ρούσε" και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
 
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
 
 8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
 
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
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συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
 
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling - BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
 
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
 
ΧΡΗΣΤΟΣ ΣΤΑΙΚΟΥΡΑΣ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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Χρ. Σταϊκούρας: Οι δέκα προτεραιότητες για την ενίσχυση των μεταφορών και των
υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Οπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση, κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας
αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις,
επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην
ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική
της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί η ανεπίσημη μετάφραση του πλήρους κειμένου της ομιλίας του Υπουργού
Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου Σταϊκούρα:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
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επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
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5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
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συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
Πηγή: bankwars.gr
Facebook Twitter Pinterest Email Σχόλια
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Χ. Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και οικονομικό
ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην
πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον
καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του
περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.Ο
Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου
μέσω της διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του
Διευρωπαϊκού Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την
προώθηση των «πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας
(ΣΒΑΚ) της ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.Όσον
αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών ανέπτυξε
τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της τεχνολογίας
μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός έργου.Το
πλήρες κείμενο της ομιλίας του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου ΣταϊκούραΤο
25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που η
ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.Αυτό
ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.Πρόκειται για ένα επίτευγμα
που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε συνδυασμό με τη συνετή
δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την επιτυχή διαχείριση
αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική σταθερότητα.Ωστόσο,
παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, θα πρέπει
να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής οικονομία
παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες ευρωπαϊκές
χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να παραμένει σε υψηλά
επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό αντίκτυπο στην
πιστωτική επέκταση.Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου
Υποδομών και Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει
μια προσπάθεια ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις
υποδομές, με στόχο την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της
Ελλάδας.Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:1η Προτεραιότητα: Η
υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την επικράτεια.Το Μετρό
Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.Σημαντικό
τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο εξάμηνο του
2024.Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το
2025.Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του
2024.O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.Η
κατασκευή του Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα –
Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι επαναδημοπρατήθηκαν.Ο οδικός άξονας Μπράλος –
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Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον Πρωθυπουργό, άρχισε να
κατασκευάζεται.Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που
χαρακτηρίζονται ως εθνικής σημασίας.2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την
υλοποίηση των έργων.Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την
εξασφάλιση πηγών χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό
αυτό.Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή
και τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων
Δημόσιου και Ιδιωτικού Τομέα. Μερικά από αυτά είναι:
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.Οι βασικές μας
προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι γέφυρες.4η
Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.Για παράδειγμα, κάθε
γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό
κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης,
συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου
όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων
γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα
χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.5η
Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος
δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη
ΓΑΙΑΟΣΕ.Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του
Διαχειριστή Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.Ο
νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης του
σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και μέσα
στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις κατευθυντήριες
γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την κυβέρνηση.Η
προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των
επιθυμητών επιπέδων υψηλής ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική
συστημική προσέγγιση.Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες
διαδικασίες, όσον αφορά στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον
τρόπο ενισχύεται η διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα
ψηφιακά εργαλεία που θα συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση
του σχεδιασμού και της εκτέλεσης.6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου
στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό σιδηρόδρομο.Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση
ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του
εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές,
τρίτες χώρες.Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους
σιδηροδρομικούς διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη
Θάλασσα – Αιγαίο Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική
Μεσόγειος».Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών
λεωφορείων.Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και
Θεσσαλονίκη, μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου
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2024.Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων
λεωφορείων φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18
μήνες.Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός
για την προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.8η Προτεραιότητα:
Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται
συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές
επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο
Πόρος.Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης
σχεδιάζεται και αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός
μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει
ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας,
μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο
σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην
Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως
ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών
(ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας
Μοντελοποίησης.H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM)
διασφαλίζει την ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών
χαρακτηριστικών ενός έργου υποδομής.Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς
διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή
του.Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός
πιο ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
Source: tourismtoday.gr
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Χρήστος Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές
ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας - STEREA NEWS
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της ομιλίας του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου
Σταϊκούρα και η ανεπίσημη μετάφραση της:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
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Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η κατασκευή του Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
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Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
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Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
Χαλκίδα:
Κατσικογιάννη 18
Τηλ. Κέντρο: 22210 23126, 22210 73652
Fax: 22210 24108
e-mail: info@stereanews.gr
Λαμία:
Ροζάκη Αγγελή 26
Τηλ. Κέντρο: 22310 31554,
22310 23589
e-mail: lamia@stereanews.gr
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Χρ. Σταϊκούρας από Νέα Υόρκη: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές
ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
 
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της ομιλίας του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου
Σταϊκούρα και η ανεπίσημη μετάφραση της:
 
I would like to thank Mr. and Ms. Bornozi for inviting me in the 25th Annual Capital Link Forum.
A unique, prestigious event, that takes place at a time when the Greek economy is being
upgraded, becomes stronger and shows remarkable resilience.
This is exactly what I promised you, a year ago, from the same podium.
This is an achievement primarily due to the sacrifices of the Greek society, combined with the
prudent fiscal policy followed over the recent years, the successful handling of consecutive
external crises, as well as the political stability.
However, despite the positive outlook and the promising prospects of the Greek economy, we
should remain prudent and proactive on our decisions, as the international economy is showing
signs of slowing down, fiscal risks in some European countries are increasing, inflation –
although decelerating – continues to remain high internationally, while the restrictive monetary
policy has a negative impact on credit expansion.
In this economic environment, the political leadership of the Ministry of Infrastructure and
Transport, in line with the Government’s priorities, has embarked on an effort to enhance
connectivity in transport and resilience in infrastructure, aiming subsequently to lever Greece’s
regional geopolitical and economic role.
Our strategy is based on some priorities:
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1st Priority: Implementing many small and large-scale projects throughout the country.
Thessaloniki Metro is expected to be operational in the second half of 2024.
A significant section of the Central Greece highway, E-65, will be handed over in the first
semester of 2024.
Patra – Pyrgos highway is progressing and is expected to be completed in 2025.
The road connection from Aktio to Amvrakia will be handled over in the first weeks of 2024.
The Northern Road Axis of Crete and the new Kasteli Airport are advancing.
The construction of Thessaloniki Flyover has begun.
The Ioannina – Kakavia and the Lamia – Karpenisi highways were re-tendered.
The Bralos – Amfissa road axis, which we recently visited with the Prime Minister, has
commenced.
And, at the same time, we are implementing 10 major flood-prevention projects, characterized
as of national importance.
 
2nd Priority: Obtaining funds for the implementation of the projects.
Relevant initiatives are underway to identify and secure funding sources and financial
instruments for this purpose.
This involves leveraging national and European funds, with the involvement and contribution of
the private sector, through concessions and Public-Private Partnerships.
Some of these are:
· The funds coming from the national and co-financed segment of the new programming
period.
· The Recovery and Resilience Fund, through the existing allocation of funds and the
redistribution of sources.
· The EU Solidarity Fund, for the restoration of damages in the affected – from natural disasters
– areas.
· The “Connecting Europe Facility”, specifically for the restructuring and modernization of the
railway network, as well as its connection with the country’s ports.
· Lending, with favorable terms, from the European Investment Bank and the Council of Europe
Development Bank.
· Funding from a much healthier and more stable – over the last four years – banking sector,
both on the asset and liability side of its balance sheet.
· And, of course, leveraging the fiscal space, steadily created over the last four years, in the
State Budget.
 
3rd Priority: Restoring damages from natural disasters in affected areas, by implementing –
simultaneously – higher resilience projects.
Our main priorities are schools, the railway network, roads and bridges.
 
4th Priority: Controlling and maintaining existing infrastructure projects.
For example, every bridge must be inspected and maintained.
It should be noted that the total cost of repairing a bridge usually exceeds 20 times the cost of
inspection, maintenance and early rehabilitation.
Thus, the National Register of Bridges, a platform where all bodies will register the identity and
technical data of existing bridges, will be put into operation in 2024.
In this way, their characteristics and maintenance needs will be recorded, for the first time in
Greece.
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5th Priority: Reforming the Greek railway.
A new unified public body will be established, with OSE as the core, integrating ERGOSE and
partially GAIOSE.
It will fully undertake the role, obligations and responsibilities of a Railway Infrastructure
Manager, as described in the European institutional framework.
The new OSE will undertake overall responsibility for safety issues and continuous
improvement of railway system, in cooperation with sector’s relevant entities and within the
context of implementing a systemic risk analysis, applying EU guidelines and action plan as set
up by the Government.
The proposed reform is expected to contribute to more efficient structures and capacity
building.
It will lead to attainment of desired high-safety levels, including clear allocation of
responsibilities and overall systemic approach.
Moreover, clear workflows and robust decision-making processes for rail projects, enhanced
transparency and innovation and all necessary digital tools for better coordination of projects
during planning and execution phase will be executed.
 
6th Priority: Building a long-term strategic plan for the Greek railway.
Our strategy concerns the completion of a sustainable rail network as part of the TEN-T,
through extension and modernization of existing infrastructure and connections with EU
countries and neighboring third countries.
Thus, we are launching Greece’s participation in the new railway Corridors, such as the “3
Seas”, namely the “Baltic Sea – Black Sea – Aegean Sea”, as well as the “Western Balkans –
Eastern Mediterranean” one, we promote the project for the railway connection “Thessaloniki –
Kavala – Alexandroupoli – Burgas – Varna – Rousse”, and we participate in the discussions for
alternative routes of Ukrainian grain exports, with the formation of a solidarity lane that will
connect Ukraine with our country, taking advantage of the Alexandroupoli port.
 
7th Priority: Renewing the public bus fleet.
We have initiated the procurement of 250 new electric buses in Athens and Thessaloniki, a
process expected to be completed by end April 2024.
At the same time, two more tenders are underway for the supply of 300 new buses with natural
gas, expected to be completed in the following 18 months.
Additionally, a new tender for the supply of 750 more anti-pollution technology buses, is
expected to be launched in the first semester of 2024.
 
8th Priority: Promoting electro-mobility.
Its market penetration is constantly increasing.
4 relevant – more flexible over the last weeks – programs are in progress, with significant
subsidies for individuals, taxi-drivers and citizens in a Greek island, namely Astypalaia.
A second island is coming, namely Poros.
At the same time, a new incentive framework for enhancing electro-mobility is being designed
and expected to be launched in 2024.
 
9th Priority: Developing a sustainable urban mobility model.
The Ministry places particular emphasis on the sustainable planning of transportation systems,
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by introducing – among others – Sustainable Urban Mobility Plans (SUMP), as the main
planning tool for municipalities and regional authorities.
In fact, the introduction of these Plans in Greece preceded the respective actions currently
implemented in the European Union, as stipulated in the revision of the relevant TEN-T
regulation that will be completed in 2024.
 
10th Priority: Amplifying the Building Information Modeling – BIM.
BIM ensures the integrated digital representation of the physical and functional characteristics
of an infrastructure project.
In the following months, the National Strategic Plan and the Road Map for its implementation
will be posted for consultation.
 
I shared with you 10 coherent priorities and policies of the Ministry of Infrastructure and
Transport.
Priorities and policies providing the impetus to form a more resilient economic landscape, to
achieve high and sustainable growth, to create many new jobs and to enhance social
cohesion.
Thank you for your attention.
***
 
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
 
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
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Η κατασκευή του Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
 
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
· Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
· Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και
την ανακατανομή κονδυλίων.
· Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
· Το «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
· Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
· Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
· Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
 
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
 
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
 
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
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Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
 
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
 
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
 
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
 
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.

https://fonografos.net/christos-staikouras-oi-sygchrones-metafores-kai-oi-anthektikes-ypodomes-ischyropoioun-ton-geopolitiko-kai-oikonomiko-rolo-tis-elladas/


https://fonografos.net/

 Publication date: 11/12/2023 18:55

 Similar Stats ranking (Greece): 7433

 link

Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
 
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
 
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές ισχυροποιούν τον οικονομικό ρόλο της χώρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ομιλία στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη
Στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας -παρά τις εξωγενείς προκλήσεις- και στον καθοριστικό
ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού
γεωπολιτικού ρόλου της χώρας αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση, αναφέρθηκε ο
υπουργός Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας μιλώντας σήμερα στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Σταϊκούρας: Ενεργοποιούμε 7 πηγές χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων σε όλη
την Ελλάδα
Στην τοποθέτησή του ο κ.Σταϊκούρας, παρουσίασε τις προτεραιότητες της κυβέρνησης με
στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών
καθώς και το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές
χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’ αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την
αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές καταστροφές.
Ελληνικός σιδηρόδρομος
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού
σιδηρόδρομου μέσω της διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο
πλαίσιο του Διευρωπαϊκού Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις
πρωτοβουλίες για την προώθηση των «πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης
Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ),  της ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των
αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο  κ. Σταϊκούρας  ανέπτυξε τα οφέλη από τη
δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της τεχνολογίας μοντελοποίησης, που
συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός έργου.
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Σταϊκούρας (υπ. Μεταφορών): Οι προτεραιότητες για την ενίσχυση της συνδεσιμότητας
στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο "25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum", που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
"πράσινων" μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
www.bankingnews.gr
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Το μήνυμα Μητσοτάκη στο Capital Link: «Η Ελλάδα είναι στη σωστή τροχιά»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Παπαθανάσης στο Capital Link: «Η Ελλάδα τώρα έχει καλά νέα» - Το 2024 θα πέσουν στην
ελληνική οικονομία 20,2 δισ. ευρώ ή το 5,2% του ΑΕΠ - Capital Link – 25ο ετήσιο Forum
«Invest in Greece»: H Eλλάδα σε νέα επενδυτική εποχή
Με το βιντεοσκοπημένο μήνυμα του πρωθυπουργού, Κυριάκου Μητσοτάκη, άνοιξε τις εργασίες
του το 25ο Συνέδριο «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη. Ο κ. Μητσοτάκης
απηύθυνε κάλεσμα για αύξηση των επενδύσεων στην Ελλάδα, διαβεβαιώνοντας ότι η χώρα θα
συνεχίσει να πορεύεται στον δρόμο της σταθερότητας, της συνέπειας και των μεταρρυθμίσεων.
Όπως τόνισε ο κ. Μητσοτάκης, «είναι η 5η φορά που ανοίγω τη συνέδριο και φέτος,
περισσότερο από κάθε άλλη χρονιά, είμαι βε΄βαιος ότι η Ελλάδα είναι στη σωστή τροχιά. Είναι
απόλυτη πεποίθησή μου ότι – όπως προτρέπει και ο τίτλος του φετινού συνεδρίου- τώρα είναι
η ώρα να επιταχύνουμε τις επενδύσεις ώστε να πετύχουμε βιώσιμη ανάπτυξη.
Επιτρέψτε μου να επαναλάβω το μήνυμα του 2019: τώρα είναι η ώρα να επενδύσετε στην
Ελλάδα. Εχουμε αποδε’ιξει ότι μπορούμε να αλλάξουμε και μην έχετε καμιά αμφιβολία: θα
συνεχίσουμε στο ίδιο μονοπάτι σταθερότητας, συνέπειας και μεταρρυθμίσεων, γιατί αυτό είναι
το μονοπάτι που καθιστά τη χώρας μας ισχυρότερη»
Παπαθανάσης στο Capital Link: «Η Ελλάδα τώρα έχει καλά νέα»
Aισιόδοξα μηνύματα για την πορεία της ελληνικής οικονομίας έστειλε από το βήμα του 25ου
Ετήσιου Φόρουμ του Capital Link ο αναπληρωτής υπουργός Εθνικής Οικονομίας και
Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης, κατά την κεντρική του ομιλία με θέμα «Accelerating the
Investment Momentum».
Όπως τόνισε ο υπουργός, το Φόρουμ «Invest in Greece » θα συνεχίζει και για άλλα 25 χρόνια
καθώς τώρα η Ελλάδα έχει πλέον καλά νέα. Η ελληνική οικονομία μπορεί να αντιμετωπίσει τις
προκλήσεις, υπάρχει σιγουριά για το μέλλον, και διαθέτει πλέον επενδυτική και αναπτυξιακή
δυναμική. Η χώρα πέτυχε την τρίτη κατά σειρά αναβάθμιση από τη Fitch μετά από οδυνηρές
και δύσκολες μεταρρυθμίσεις, όπως ψηφιοποίηση του δημόσιου τομέα, μείωση της
γραφειοκρατίας, ιδιωτικοποιήσεις, μείωση φόρων – όλα αυτά είναι στοιχεία ελκυστικά για
επενδύσεις.
Κατά τη διάρκεια των πρώτων τεσσάρων ετών της διακυβέρνησής μας, εφαρμόσαμε ένα
συνεκτικό πρόγραμμα μεταρρυθμίσεων για την αντιμετώπιση διαρθρωτικών προβλημάτων
χωρίς, παράλληλα, να θέσουμε σε κίνδυνο τη δημοσιονομική βιωσιμότητα της οικονομίας μας.
Μειώσαμε τον φορολογικό συντελεστή για τις επιχειρήσεις από το 29% στο 22% και τον φόρο
μερισμάτων στο 5%, ενώ ταυτόχρονα μειώσαμε συνολικά 50 φόρους για να ενισχύσουμε τα
νοικοκυριά και τις επιχειρήσεις. Η ελληνική οικονομία πλέον αναπτύσσεται πολύ ταχύτερα,
καθώς αναμένουμε διπλάσια ανάπτυξη από την Ευρωζώνη το 2024, ενώ οι επενδύσεις
αναμένεται να αυξηθούν στο ποσοστό ρεκόρ του 15,1%, από 7,1% το 2023. Συγκεκριμένα,
κλείνουμε το 2024 με αύξηση του ΑΕΠ κατά 2,4% και το 2024 αναμένουμε 2,9% ανάπτυξη,
ποσοστό διπλάσιο από την Ευρωζώνη.
Η οικονομία μας έχει πλέον αποδειχθεί ανθεκτική και προσβλέπουμε στο μέλλον με
δημοσιονομική αυτοπεποίθηση, ενώ η Ελλάδα μετατράπηκε σε έναν πολύ ελκυστικό
επενδυτικό προορισμό, καταγράφοντας αξιοσημείωτο ρεκόρ στις άμεσες ξένες επενδύσεις. Το
πετύχαμε ακολουθώντας έναν συνδυασμό μεταρρυθμίσεων και αυστηρής δημοσιονομικής
πειθαρχίας με ένα κατάλληλο μείγμα οικονομικών πολιτικών που άνοιξε ένα μεγάλο παράθυρο
ευκαιριών για τη χώρα. Ταυτόχρονα, μειώσαμε δραστικά τον λόγο του χρέους μας προς το
ΑΕΠ, ανακτήσαμε την επενδυτική βαθμίδα και ήδη επιταχύνουμε την ψηφιακή και πράσινη
μετάβαση της χώρας για να γίνουμε πιο ανταγωνιστικοί και σίγουρα πιο ελκυστικοί για νέες

https://www.newmoney.gr/roh/palmos-oikonomias/oikonomia/to-minima-mitsotaki-sto-capital-link-i-ellada-ine-sti-sosti-trochia/


https://www.newmoney.gr/category/fine-living/

 Publication date: 11/12/2023 18:40

 Similar Stats ranking (Greece): 117

 link

επενδύσεις.
Όπως ανέφερε ο κ. Παπαθανάσης εντος του 2024 θα πέσουν στην ελληνική οικονομία 20,2
δισ. ευρώ ή το 5,2% του ΑΕΠ.
«Τα ευρωπαϊκά κονδύλια είναι ένα καθοριστικό εργαλείο για την αναπτυξιακή προοπτική της
Ελλάδας και είμαστε αποφασισμένοι να τα αξιοποιήσουμε με τον καλύτερο δυνατό τρόπο.
Σημαντικοί ευρωπαϊκοί πόροι, μέσω του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας και των
Ευρωπαϊκών Διαρθρωτικών Ταμείων, έχουν ήδη αρχίσει να εισρέουν στη χώρα μας
υποστηρίζοντας το στρατηγικό μας σχέδιο μεταρρυθμίσεων, τις επενδύσεις στην ψηφιακή και
πράσινη μετάβαση, την κατάρτιση και επανακατάρτιση, καθώς και την στήριξη της
ανταγωνιστικότητας των επιχειρήσεων και την απασχόληση με σημαντικά προγράμματα
κοινωνικής συνοχής».
«Θα συνεχίσουμε να αναπτυσσόμαστε και να οικοδομούμε ισχυρά θεμέλια εμπιστοσύνης
μεταξύ του κράτους και της επιχειρηματικής κοινότητας, καθώς η Ελλάδα έχει ήδη μετατραπεί
σε έναν πολύ ελκυστικό προορισμό για επενδύσεις και σίγουρα ένα υπέροχο μέρος για να ζει
κανείς».
Διαβάστε ακόμη
Azur Selection: Οι δύο εξαγορές ξενοδοχείων σε Βόλο και Μεγανήσι και η ματαίωση του project
της Μυκόνου (pics)
UBS για Ελλάδα: «Ταύρος» για ομόλογα και οικονομία (γραφήματα)
Μέτρα για την οπαδική βία: Κεκλεισμένων των θυρών οι αγώνες της Super League και οι
αγώνες Κυπέλλου
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Σταϊκούρας: Οι 10 προτεραιότητες για μεταφορές και υποδομές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της ομιλίας του υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου
Σταϊκούρα και η ανεπίσημη μετάφραση της:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων: 
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
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Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων και την
ανακατανομή κονδυλίων.
Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που
υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και τον
εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από
την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
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ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
 8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
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Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Χρήστος Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές και οι ανθεκτικές υποδομές
ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και οικονομικό ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της ομιλίας του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου
Σταϊκούρα και η ανεπίσημη μετάφραση της:
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
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Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η  κατασκευή του  Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι  επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα.
Μερικά από αυτά είναι:
·       Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.
·       Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την υφιστάμενη κατανομή πόρων
και την ανακατανομή κονδυλίων.
·       Το Ταμείο Αλληλεγγύης της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών
που υπέστησαν οι πληγείσες από τις φυσικές καταστροφές περιοχές.
·       Το  «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility), ειδικά για την ανάταξη και
τον εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη σύνδεσή του με τα λιμάνια της
χώρας.
·       Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και
από την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της Ευρώπης.
·       Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα χρόνια –
τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.
·       Και φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την
αξιοποίηση δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
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Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
 8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
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Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
Tags: Χρήστος Σταϊκούρας
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Χ. Σταϊκούρας: Οι σύγχρονες μεταφορές ισχυροποιούν τον γεωπολιτικό και οικονομικό
ρόλο της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη.
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
Το πλήρες κείμενο της ομιλίας του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου Σταϊκούρα
Το 25ο Ετήσιο Capital Link Forum, μια εκδήλωση κύρους, λαμβάνει χώρα σε μια περίοδο που
η ελληνική οικονομία αναβαθμίζεται, δυναμώνει και επιδεικνύει αξιοσημείωτη αντοχή.
Αυτό ακριβώς σας υποσχέθηκα, πριν από ένα χρόνο, από το ίδιο βήμα.
Πρόκειται για ένα επίτευγμα που οφείλεται πρωτίστως στις θυσίες της ελληνικής κοινωνίας, σε
συνδυασμό με τη συνετή δημοσιονομική πολιτική που ακολουθείται τα τελευταία χρόνια, την
επιτυχή διαχείριση αλλεπάλληλων εξωτερικών κρίσεων, καθώς επίσης και την πολιτική
σταθερότητα.
Ωστόσο, παρά τις θετικές προβλέψεις και τις ευοίωνες προοπτικές της ελληνικής οικονομίας,
θα πρέπει να παραμείνουμε συνετοί και προνοητικοί στις αποφάσεις μας, καθώς η διεθνής
οικονομία παρουσιάζει σημάδια επιβράδυνσης, οι δημοσιονομικοί κίνδυνοι σε ορισμένες
ευρωπαϊκές χώρες αυξάνονται, ο πληθωρισμός – αν και επιβραδύνεται – συνεχίζει να
παραμένει σε υψηλά επίπεδα διεθνώς, ενώ η περιοριστική νομισματική πολιτική έχει αρνητικό
αντίκτυπο στην πιστωτική επέκταση.
Σε αυτό το οικονομικό περιβάλλον, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών, σύμφωνα με τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης, έχει ξεκινήσει μια προσπάθεια
ενίσχυσης της συνδεσιμότητας στις μεταφορές και της ανθεκτικότητας στις υποδομές, με στόχο
την ενίσχυση του περιφερειακό γεωπολιτικού και οικονομικού ρόλο της Ελλάδας.
Η στρατηγική μας βασίζεται σε μια σειρά προτεραιοτήτων:
1η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση πολλών μικρής και μεγάλης κλίμακας έργων σε όλη την
επικράτεια.
Το Μετρό Θεσσαλονίκης αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το δεύτερο εξάμηνο του 2024.
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Σημαντικό τμήμα του Αυτοκινητόδρομου Κεντρικής Ελλάδας, Ε65, θα παραδοθεί το πρώτο
εξάμηνο του 2024.
Ο αυτοκινητόδρομος Πατρών – Πύργου προχωράει και αναμένεται να ολοκληρωθεί το 2025.
Η οδική σύνδεση Άκτιο προς την Αμβρακία θα παραδοθεί τις πρώτες εβδομάδες του 2024.
O Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης και το νέο αεροδρόμιο Καστελίου προχωρούν.
Η κατασκευή του Flyover στην Θεσσαλονίκη έχει ξεκινήσει.
Οι αυτοκινητόδρομοι Ιωάννινα – Κακαβιά και Λαμία – Καρπενήσι επαναδημοπρατήθηκαν.
Ο οδικός άξονας Μπράλος – Άμφισσας, τον οποίο επισκεφτήκαμε πρόσφατα με τον
Πρωθυπουργό, άρχισε να κατασκευάζεται.
Και παράλληλα, υλοποιούμε 10 μεγάλα αντιπλημμυρικά έργα, που χαρακτηρίζονται ως εθνικής
σημασίας.
2η Προτεραιότητα: Εξεύρεση χρηματοδότησης για την υλοποίηση των έργων.
Σε εξέλιξη βρίσκονται σχετικές πρωτοβουλίες για την εξεύρεση και την εξασφάλιση πηγών
χρηματοδότησης και χρηματοδοτικών μηχανισμών για τον σκοπό αυτό.
Αυτό περιλαμβάνει την αξιοποίηση εθνικών και ευρωπαϊκών κονδυλίων, με τη συμμετοχή και
τη συμβολή του ιδιωτικού τομέα, μέσω των παραχωρήσεων και των Συμπράξεων Δημόσιου
και Ιδιωτικού Τομέα. Μερικά από αυτά είναι:
Οι πόροι που προέρχονται από το εθνικό και συγχρηματοδοτούμενο σκέλος της νέας
προγραμματικής περιόδου.Το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, μέσα από την
υφιστάμενη κατανομή πόρων και την ανακατανομή κονδυλίων.Το Ταμείο Αλληλεγγύης της
Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την αποκατάσταση των ζημιών που υπέστησαν οι πληγείσες από τις
φυσικές καταστροφές περιοχές.Το «Συνδέοντας την Ευρώπη» (Connecting Europe Facility),
ειδικά για την ανάταξη και τον εκσυγχρονισμό του σιδηροδρομικού δικτύου, καθώς και τη
σύνδεσή του με τα λιμάνια της χώρας.Η δανειοδότηση – με ευνοϊκούς όρους – από την
Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και από την Αναπτυξιακή Τράπεζα του Συμβουλίου της
Ευρώπης.Η χρηματοδότηση μέσα από ένα πιο υγιές και σταθερό – τα τελευταία τέσσερα
χρόνια – τραπεζικό τομέα, τόσο στο ενεργητικό όσο και στο παθητικό του ισολογισμού του.Και
φυσικά, η άντληση πόρων από τον ίδιο τον Κρατικό Προϋπολογισμό, μέσα από την αξιοποίηση
δημοσιονομικού χώρου, που σταθερά δημιουργείται τα τελευταία χρόνια.
3η Προτεραιότητα: Η αποκατάσταση των ζημιών από φυσικές καταστροφές στις πληγείσες
περιοχές, με την υλοποίηση – ταυτόχρονα – έργων υψηλότερης ανθεκτικότητας.
Οι βασικές μας προτεραιότητες είναι τα σχολεία, το σιδηροδρομικό δίκτυο, οι δρόμοι και οι
γέφυρες.
4η Προτεραιότητα: Έλεγχος και συντήρηση υφιστάμενων έργων υποδομής.
Για παράδειγμα, κάθε γέφυρα πρέπει να επιθεωρείται και να συντηρείται.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι το συνολικό κόστος επισκευής μιας γέφυρας συνήθως υπερβαίνει
το 20πλάσιο του κόστους επιθεώρησης, συντήρησης και έγκαιρης αποκατάστασης.
Το Εθνικό Μητρώο Γεφυρών, μια πλατφόρμα όπου όλοι οι φορείς θα καταχωρούν την
ταυτότητα και τα τεχνικά στοιχεία των υφιστάμενων γεφυρών, θα τεθεί σε λειτουργία το 2024.
Με αυτόν τον τρόπο, θα καταγραφούν τα χαρακτηριστικά τους και οι ανάγκες συντήρησής
τους, για πρώτη φορά στην Ελλάδα.
5η Προτεραιότητα: Μεταρρύθμιση του ελληνικού σιδηροδρόμου.
Θα συσταθεί ένας νέος ενιαίος δημόσιος φορέας με πυρήνα τον ΟΣΕ, ενσωματώνοντας την
ΕΡΓΟΣΕ και εν μέρει τη ΓΑΙΑΟΣΕ.
Ο νέος φορέας θα αναλάβει πλήρως τον ρόλο, τις υποχρεώσεις και τις ευθύνες του Διαχειριστή
Σιδηροδρομικής Υποδομής, όπως περιγράφεται στο ευρωπαϊκό θεσμικό πλαίσιο.
Ο νέος ΟΣΕ θα αναλάβει τη συνολική ευθύνη για θέματα ασφάλειας και συνεχούς βελτίωσης
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του σιδηροδρομικού συστήματος, σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς του κλάδου και
μέσα στο πλαίσιο εφαρμογής μιας ανάλυσης συστημικών κινδύνων, με βάση τις
κατευθυντήριες γραμμές της ΕΕ και το σχέδιο δράσης που έχει διαμορφωθεί από την
κυβέρνηση.
Η προωθούμενη μεταρρύθμιση αναμένεται να διαμορφώσει πιο αποτελεσματικές δομές και να
απελευθερώσει νέες δυνατότητες.
Εκτιμούμε, επίσης, ότι θα οδηγήσει στην επίτευξη των επιθυμητών επιπέδων υψηλής
ασφάλειας, με σαφή κατανομή των ευθυνών και συνολική συστημική προσέγγιση.
Επιπλέον, καθορίζονται ξεκάθαρες ροές εργασιών και συγκροτημένες διαδικασίες, όσον αφορά
στη λήψη των αποφάσεων για τα σιδηροδρομικά έργα. Με αυτό τον τρόπο ενισχύεται η
διαφάνεια και μπορούν να εισαχθούν καινοτομίες και τα απαραίτητα ψηφιακά εργαλεία που θα
συμβάλλουν στον καλύτερο συντονισμό των έργων κατά τη φάση του σχεδιασμού και της
εκτέλεσης.
6η Προτεραιότητα: Η υλοποίηση μακροπρόθεσμου στρατηγικού σχεδίου για τον ελληνικό
σιδηρόδρομο.
Η στρατηγική μας αφορά την ολοκλήρωση ενός βιώσιμου σιδηροδρομικού δικτύου ως μέρος
του ΔΕΔ-Μ, μέσω της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού των υφιστάμενων υποδομών και
συνδέσεων με χώρες της ΕΕ και γειτονικές, τρίτες χώρες.
Με αυτό τον τρόπο, εγκαινιάζουμε τη συμμετοχή της Ελλάδας στους νέους σιδηροδρομικούς
διαδρόμους, όπως o «3 Seas», δηλαδή «Βαλτική Θάλασσα – Μαύρη Θάλασσα – Αιγαίο
Πέλαγος», καθώς και ο διάδρομος «Δυτικά Βαλκάνια – Ανατολική Μεσόγειος».
Προωθούμε το έργο για τη σιδηροδρομική σύνδεση «Θεσσαλονίκη – Καβάλα –
Αλεξανδρούπολη – Μπουργκάς – Βάρνα – Ρούσε» και συμμετέχουμε στις συζητήσεις για
εναλλακτικές διαδρομές εξαγωγών ουκρανικών σιτηρών, με τη διαμόρφωση λωρίδας
αλληλεγγύης που θα συνδέει την Ουκρανία με τη χώρα μας, με αξιοποίηση του λιμανιού της
Αλεξανδρούπολης.
7η Προτεραιότητα: Η ανανέωση του στόλου των αστικών λεωφορείων.
Προωθούμε ήδη την προμήθεια 250 νέων ηλεκτρικών λεωφορείων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη,
μια διαδικασία που αναμένεται να ολοκληρωθεί έως τα τέλη Απριλίου 2024.
Παράλληλα, διεξάγονται δύο ακόμη διαγωνισμοί για την προμήθεια 300 νέων λεωφορείων
φυσικού αερίου, που προβλέπεται να ολοκληρωθούν τους επόμενους 18 μήνες.
Επιπλέον, το πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την
προμήθεια 750 ακόμη λεωφορείων αντιρρυπαντικής τεχνολογίας.
8η Προτεραιότητα: Προώθηση της ηλεκτροκίνησης.
Η διείσδυση της ηλεκτροκίνησης στην αγορά αυξάνεται συνεχώς. Σε εξέλιξη βρίσκονται
τέσσερα – πιο ευέλικτα πλέον – προγράμματα, με σημαντικές επιδοτήσεις για ιδιώτες, οδηγούς
ταξί και τους πολίτες της Αστυπάλαιας, ενώ έπεται ο Πόρος.
Ταυτόχρονα, ένα νέο πλαίσιο κινήτρων για την ενίσχυση της ηλεκτροκίνησης σχεδιάζεται και
αναμένεται να δρομολογηθεί το 2024.
9η Προτεραιότητα: Ανάπτυξη ενός μοντέλου Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας.
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών δίνει ιδιαίτερη έμφαση στον αειφόρο σχεδιασμό των
συγκοινωνιακών συστημάτων, εισάγοντας, μεταξύ άλλων, τα Σχέδια Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας (ΣΒΑΚ), ως το κύριο εργαλείο σχεδιασμού για τους Δήμους και τις Περιφέρειες.
Μάλιστα, η εισαγωγή αυτών των Σχεδίων στην Ελλάδα προηγήθηκε των αντίστοιχων δράσεων
που υλοποιούνται σήμερα στην E.E., όπως ορίζει η αναθεώρηση του σχετικού κανονισμού για
το Διευρωπαϊκό Δίκτυο Μεταφορών (ΔΕΔ-Μ), που θα ολοκληρωθεί το 2024.
10η Προτεραιότητα: Ενίσχυση της Τεχνολογίας Μοντελοποίησης.
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H Τεχνολογία Μοντελοποίησης (Building Information Modeling – BIM) διασφαλίζει την
ολοκληρωμένη ψηφιακή αναπαράσταση των φυσικών και λειτουργικών χαρακτηριστικών ενός
έργου υποδομής.
Τους επόμενους μήνες θα αναρτηθεί προς διαβούλευση το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο και ο
Οδικός Χάρτης για την εφαρμογή του.
Μοιράστηκα μαζί σας τις 10 προτεραιότητες και πολιτικές του Υπουργείου Υποδομών και
Μεταφορών.
Προτεραιότητες και πολιτικές, που παρέχουν την ώθηση για τη διαμόρφωση ενός πιο
ανθεκτικού οικονομικού τοπίου, για την επίτευξη υψηλής και βιώσιμης ανάπτυξης, τη
δημιουργία πολλών νέων θέσεων εργασίας και την ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής.
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Σταϊκούρας: Ισχυροποιείται ο γεωπολιτικός και οικονομικός ρόλος της Ελλάδας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα παραβρέθηκε ο υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών. Πώς τοποθετήθηκε για την ελληνική οικονομία.
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο « 25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum », που
πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη. Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε
στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον
καθοριστικό ρόλο του τομέα των υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του
περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση. Ο
Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές. Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου
μέσω της διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του
Διευρωπαϊκού Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ - Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την
προώθηση των «πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας
(ΣΒΑΚ) της ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών. Όσον
αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών ανέπτυξε
τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της τεχνολογίας
μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός έργου.
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Χρηματιστήριο: Ελαμψαν Titan, ΕΛΛΑΚΤΩΡ, Viohalco
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πτώση συναλλαγών στα 71 εκατ. ευρώ και stock picking από τους επενδυτές. Νέα πίεση για
την Helleniq Energy, πωλητές στην Πειραιώς. Ανοδικά Mytilineos, ΕΛΧΑ.
Ακόμα μία συνεδρίαση επιτόπιου βηματισμού, αυτή που διεξήχθη σήμερα στο Ελληνικό
Χρηματιστήριο, με τον Γενικό Δείκτη να αλλάζει συνεχώς πρόσημα, κινούμενος σε ένα ιδιαίτερα
στενό εύρος, οριακά μεγαλύτερο των πέντε μονάδων. Σε σαφώς χαμηλότερα επίπεδα ο τζίρος
(ο χαμηλότερος των τελευταίων 6 συνεδριάσεων), ενώ λιγότεροι ήταν οι πειστικοί ημερήσιοι,
θετικοί, πρωταγωνιστές σε μεσαία και μικρότερη κεφαλαιοποίηση, κατεβάζοντας και το
ανάλογο ενδιαφέρον, στο εγχώριο χρηματιστηριακό ταμπλώ. Μικτές διαθέσεις, ήπιες
μεταβολές και εμφανής έλλειψη διάθεσης ανάληψης επενδυτικού ρίσκου και στις κύριες
Ευρωπαϊκές Αγορές, με τους εκεί επενδυτές να έχουν επιλέξει την στάση αναμονής,
περιμένοντας τα μηνύματα των Κεντρικών Τραπεζών καθώς, Fed (12-13/12) και ECB - BoE
(14/12) θα ανακοινώσουν την επιτοκιακή τους πολιτική, αλλά και τις σκέψεις τους για την
συνέχεια. Σύμφωνα με αναλυτές, “οποιοσδήποτε τόνος ‘περιστεριού’ από την Κριστίν
Λαγκάρντ , απλώς θα επικυρώσει τα τρέχοντα ‘στοιχήματα’ της Αγοράς για έξι περικοπές κατά
0,25% κατά τη διάρκεια του 2024 και θα επιστρέψει στα ομόλογα να διατηρήσουν τα πρόσφατα
κέρδη τους. Αντίθετα, ένας επιθετικός τόνος θα μπορούσε να επαναφέρει τις αποδόσεις των
ομολόγων προς υψηλότερα επίπεδα”. “Οι κορυφαίες Κεντρικές Τράπεζες ετοιμάζονται να
απογοητεύσουν τις προβλέψεις των επενδυτών, για το πόσο γρήγορα θα μειωθούν τα
επιτόκια, καθώς συναντώνται για τελευταία φορά φέτος, εν μέσω ισχυρών αριθμών
απασχόλησης”, όπως αναφέρουν οι Financial Times. Σύμφωνα με την Beta Sec. , “ η
Επενδυτική Κοινότητα θα εστιάσει την προσοχή της, αύριο Τρίτη, στα στοιχεία του
πληθωρισμού για τον μήνα Νοέμβριο στις ΗΠΑ, με τις εκτιμήσεις να αναμένουν αμετάβλητους
ετήσιους ρυθμούς, σε σχέση με τον Οκτώβριο ”. Επιστρέφοντας “εντός των τειχών”, ξεκίνησε η
δημόσια εγγραφή για το εταιρικό ομόλογο της Ιντεάλ (-1,15%), όπως και η διαπραγμάτευση
των μετοχών τη ς Orilina Α.Ε.Ε.Α.Π. (+1,04%) με τιμή εκκίνησης 0,95 ευρώ. Στη λήξη της
χρηματιστηριακής εβδομάδας, το triple witching Δεκεμβρίου. Υπενθυμίζεται ότι απομένουν 12
συνεδριάσεις για την λήξη της χρηματιστηριακής χρονιάς, με ότι αυτό μπορεί να συνεπάγεται
για τις Εισηγμένες που θα ήθελαν μία περαιτέρω βελτίωση της αποτίμησής τους. Από την άλλη
σήμερα, στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται το Συνέδριο της Capital Link, “Invest in Greece”,
που θα παρακολουθήσουν αρκετοί μεγάλοι Διεθνείς Επενδυτές, στους οποίους θα απευθύνει
βιντεοσκοπημένο μήνυμα ο Πρωθυπουργός, Κυριάκος Μητσοτάκης. Συμμετέχουν οι
Εισηγμένες ΕΧΑΕ, Αεροπορία Αιγαίου, Alpha Bank , ΕΥΔΑΠ, Τρ. Αττικής, Autohellas, Άβαξ,
Dimand, Ελλάκτωρ, Eurobank, ΓΕΚΤΕΡΝΑ, ΕΛΠΕ, Ιντρακάτ, Lamda Development, Motor Oil,
Μυτιληναίος, Εθνική Τρ., ΟΠΑΠ, ΟΤΕ, Τρ. Πειραιώς, Προντέα, ΔΕΗ, Trastor. Αργά, αλλά
σταθερά συνεχίζεται η άνοδος των αποδόσεων στην Αγορά ομολόγων . Πιο συγκεκριμένα στο
4,76% αναρριχάται η απόδοση του Αμερικανικού 2ετους τίτλου, στο 4,27% αυτή του
αντίστοιχου 10ετους, στο 3,415% σκαρφαλώνει η απόδοση του Ελληνικού 10ετους τίτλου. “ Η
αναβάθμιση της Fitch ανοίγει τον δρόμο για την ένταξη των Ελληνικών Κρατικών ομολόγων
στους δείκτες . Το Ελληνικό δημόσιο χρέος θεωρείται πλέον επενδυτικής βαθμίδας και ως εκ
τούτου, είναι επιλέξιμο για τον εμβληματικό δείκτη Bloomberg Euro Aggregate Treasury Bond
Index αλλά και σε άλλους δείκτες αποκλειστικά επενδυτικής βαθμίδας. Πρόκειται για ένα
σημαντικό ορόσημο για το Ελληνικό χρέος, καθώς πολλοί Διεθνείς Επενδυτές δημιουργούν τα
χαρτοφυλάκια ομολόγων τους με αναφορά τον δείκτη IG και θα μπορούσε να οδηγήσει σε
αύξηση της ζήτησης για τα Ελληνικά Κρατικά ομόλογα”, επισημαίνει η UBS. Από εκεί και πέρα,
ο Γενικός Δείκτης κινήθηκε μεταξύ 1276,92 (+0,14%) και 1271,89 μονάδων (-0,25%). Στις
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17.00 βρέθηκε στις 1275,79 (+0,05%) και ολοκλήρωσε τις συναλλαγές στις 1275,5 μονάδες, με
ημερήσια κέρδη 0,03%. Ο τζίρος στα 71,1 εκατ., από τα οποία τα 5 εκατ. αφορούσαν
προσυμφωνημένες συναλλαγές (ΜΟΗ, ΟΡΙΛΙΝ, ΕΛΠΕ, ΔΕΗ), ενώ ΕΛΠΕ, ΕΤΕ και ΔΕΗ
απασχόλησαν το 37% της συνολικής μικτής αξίας συναλλαγών. Από τον συνολικό τζίρο των
71,1 εκατ., τα 62,6 εκατ. αφορούν συναλλαγές σε μετοχές του FTSE25. Οι εκτιμήσεις των
αναλυτών “ Οι επενδυτές συνεχίζουν να αξιολογούν τις προοπτικές των επιτοκίων, εν όψει μίας
πολυάσχολης εβδομάδας συνεδριάσεων των Κεντρικών Τραπεζών ”, σύμφωνα με την
Eurobank Equities. “ Εβδομάδα Κεντρικών Τραπεζών. Όλα τα βλέμματα θα είναι στραμμένα
στις ανακοινώσεις την Τρίτη και την Πέμπτη από FED και ΕΚΤ και ως εκ τούτου οι επενδυτές
ενδέχεται να τηρήσουν στάση αναμονής ”, αναφέρει η Beta Sec. “ Διεθνώς το καλό κλίμα
διατηρείται αμείωτο. Μάλιστα ο DAX 30 βρέθηκε σε νέο ιστορικό υψηλό, μετά από ένα ανοδικό
σερί 6 εβδομάδων και ο S&P 500 προσέγγισε την προηγούμενη κορυφή μετά από μία
αντίστοιχη άνοδο. Στο επίκεντρο αυτή την εβδομάδα αναμφισβήτητα θα βρεθούν οι
συνεδριάσεις των Κεντρικών Τράπεζων FED (Τετάρτη) και ΕΚΤ (Πέμπτη), αλλά και τα μεγέθη
του πληθωρισμού που θα ανακοινωθούν στο μεσοδιάστημα σε Ευρώπη και ΗΠΑ. Στο
εσωτερικό, αναμένουμε αύξηση της μεταβλητότητας, λόγω της εκπνοής Παραγώγων, αλλά και
την ολοκλήρωση των μετοχικών μεταβολών στους δείκτες του Χ.Α. Σημειώνουμε εκ νέου ότι
στο προσκήνιο το επόμενο διάστημα ενδεχομένως να βρεθεί το μέγεθος της επιβράδυνσης
στην Παγκόσμια Οικονομία, καθώς ο πληθωρισμός αποκλιμακώνεται εμφανώς. Αυτό
πιθανότατα θα ανακόψει την ανοδική ορμή των Αγορών. Το εκτιμώμενο εύρος τιμών για τον
ΓΔΧΑ οριοθετείται μεταξύ των 1200 και 1330 μονάδων ”, τονίζει η Depolas Investment
Services. “ Η Federal την Τρίτη και η ΕΚΤ την Πέμπτη ανακοινώνουν τις αποφάσεις για τα
παρεμβατικά τους επιτόκια, που αναμένεται να παραμείνουν αμετάβλητα, ενώ την Παρασκευή
λήγουν τα ΣΜΕ επί δεικτών και μετοχών για το Δεκέμβριο. Στις 1270 μονάδες παραμένει η
εγγύτερη στήριξη για το ΓΔ. Ανοικτό το ενδεχόμενο να αναμετρηθεί με τις 1300 μονάδες μέχρι
το τέλος του έτου ς”, πιθανολογεί η Κύκλος ΑΧΕΠΕΥ. “ Κυρίαρχο γεγονός της εβδομάδας που
ξεκίνησε η λήξη συμβολαίων Δεκεμβρίου την Παρασκευή , σύμφωνα με τον Ηλία Ζαχαράκη. Ο
τζίρος ουσιαστικά έριξε ταχύτητες, με τόσο μικρή ημερήσια διακύμανση , με το placement του
11% των ΕΛΠΕ και τα συνήθη “πακέτα” του Δεκεμβρίου να συντηρούν τα νούμερα. Από την
άλλη, ξεκινάει η διαδικασία πώλησης της συμμετοχής του ΤΧΣ στην Πειραιώς που θα πάει
προς το τέλος του α΄ τριμήνου. Το αν θα πουληθεί “πακέτο” το 27%, ή με δόσεις, όπως η
περίπτωση της Εθνικής, θα εξαρτηθεί και από τις Αγορές. Η Ιντεάλ, με τον Λάμπρο
Παπακωσταντίνου στο τιμόνι, προχωράει δυνατά με έκδοση ομολόγου ύψους 100 εκατ., με
σκοπό την μείωση του κόστους δανεισμού, αλλά και νέες εξαγορές, “ταράζοντας περισσότερο
τα νερά” στην Πληροφορική. Φαίνεται ότι ο κλάδος έχει και τις καλύτερες προοπτικές για τα
επόμενα χρόνια και πλέον η πίτα έχει αρχίσει και μικραίνει αισθητά, με τους “Μεγάλους” να
εξαγοράζουν ότι σοβαρό πωλείται. Το 2023 είχες αρκετές εκπλήξεις από τίτλους που υπέρ
απέδωσαν, αλλά και έκαναν την επιχειρηματική διαφορά. Έτσι λοιπόν οι ΔΕΗ, Ιντρακάτ,
Cenergy, Lavipharm, Entersoft, ACAG, ΚΛΜ, Mevaco, Δομική Κρήτης και άλλες, μπήκαν στο
στόχαστρο επενδυτών δίνοντας σημαντικές αποδόσεις και συγκινήσεις. Είναι δεδομένο ότι στις
επιλογές για το 2024 θα προσθέσουμε τίτλους, οι οποίοι το επόμενο διάστημα θα
προχωρήσουν σε Α.Μ.Κ. και εισαγωγή στην Κύρια Αγορά. Τεχνικά τώρα, σε “μεγάλη εικόνα”
δεν έχει αλλάξει κάτι. Σε ημερήσιο προβληματίζουν οι ταλαντωτές μας, που ψάχνουν μία
διόρθωση έστω και χρονικά. Αν άμεσα η Αγορά δεν καταφέρει να κινηθεί ανοδικά, θα συνεχίσει
την πλαγιοπτωτική κίνηση για να κερδίσει, στην καλύτερη περίπτωση, χρόνο για την συνέχεια,
με τους επενδυτές να προετοιμάζονται για το νέο έτος. Μένουν 12 συνεδριάσεις για το κλείσιμο
του 2023, με τους περισσότερους συμμετέχοντες να είναι ικανοποιημένοι. Όλα δείχνουν ότι θα
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ακολουθήσει ακόμα μία γόνιμη χρονιά με σημαντικές αποδόσεις. Η πραγματική Οικονομία,
στους περισσότερους τομείς έχει πάρει ανοδική τροχιά και δύσκολα μπορεί να ανακοπεί. Ο
Τραπεζικός κλάδος σταδιακά αρχίζει και “ανοίγει τις κάνουλες δανεισμού” γεγονός που δεν
έχουμε ακόμα αποτιμήσει στην Αγορά, με την Χώρα να βρίσκεται αρκετά πίσω σε σχέση με
τους Υπολοίπους. Μην ξεχνάμε επίσης ότι τα επόμενα χρόνια τα Ευρωπαϊκά πακέτα στήριξης
είναι τεράστια για το μέγεθός μας, που αν εκμεταλλευτούμε σωστά θα κάνουν την διαφορά.
Όλο και περισσότεροι επενδυτές, Ξένοι και Έλληνες, έρχονται σταδιακά να τοποθετηθούν στην
Ελληνική Αγορά, που κερδίζει την χαμένη αξιοπιστία της. Άλλωστε είμαστε μία Οικονομία που
αναπτύσσεται σημαντικά και μάλιστα σε ένα δύσκολο Παγκόσμιο μακροοικονομικό
περιβάλλον, γεγονός που τραβάει το ενδιαφέρον. Το χρέος προς ΑΕΠ πέφτει με σημαντικούς
ρυθμούς, ενώ μέχρι το τέλος της 10ετιας δεν έχουμε σημαντικά τοκοχρεολύσια. Θυμίζουμε δε
πως το μεγαλύτερο μέρος του χρέους είναι στα Κράτη και μάλιστα με επιτόκιο κοντά στο 2%.
Όλα αυτά μας έχουν φέρει σε θέση να δανειζόμαστε με χαμηλότερο κόστος από την Ιταλία και
πολύ κοντά στην Ισπανία. Τα παραπάνω είναι υπέρ αρκετά για να είμαστε αισιόδοξοι για το
μέλλον, χωρίς να χρειάζεται να βλέπουμε την ‘μικρή εικόνα’ που πάντα μας επηρεάζει σε
μεγάλο βαθμό”, όπως επισημαίνει ο κ. Ζαχαράκης (πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος Fast
Finance ΑΕΠΕΥ). Περιήγηση στους “πάνω ορόφους” της Αγοράς Στην πρώτη θέση των
κεφαλαιοποιήσεων του Χ.Α., η ΕΕΕ (9,8), ακολουθούμενη από EΥΡΩΒ (5,9), ΟΤΕ (5,6), ΕΤΕ
(5,5), ΟΠΑΠ (5,4), ΜΥΤΙΛ (5,2), ΔΕΗ (4,1), ΠΕΙΡ (3,8), ΑΛΦΑ (3,5), ΜΠΕΛΑ (3,5), ΜΟΗ (2,8),
ΕΛΠΕ (2,2), ΤΕΝΕΡΓ (1,8), TITC (1,6), BIO (1,4), ΓΕΚΤΕΡΝΑ (1,4) και CENER (1,3 δισ.
ευρώ). Ξεκινώντας και σήμερα από τις μετοχές των τεσσάρων συστημικών Τραπεζών, αξίζει
να σημειωθεί ότι μόνιμα με θετικό πρόσημο κινήθηκε ο τίτλος της Εθνικής (+0,24%) δεν ήλθε
σε επαφή με το αρνητικό πρόσημο ο τίτλος της Alpha Bank (+0,40%), ενώ και τα δύο πρόσημα
άλλαξαν Eurobank (-0,53%) και Πειραιώς (-1,66%). Τεχνικά και ξεκινώντας από την ΑΛΦΑ, οι
στηρίξεις στα 1,39 (απλός ΚΜΟ 200 ημερών) και 1,37 ευρώ (εκθετικός ΚΜΟ 200 ημερών). Η
επόμενη αντίσταση στα 1,60 ευρώ. Για την ΕΤΕ, οι στηρίξεις στα 5,601 (απλός ΚΜΟ 200
ημερών) και 5,456 ευρώ (εκθετικός ΚΜΟ 200 ημερών). Η επόμενη αντίσταση στα 6,30 ευρώ.
Για την ΕΥΡΩΒ , οι στηρίξεις στα 1,482 (απλός ΚΜΟ 200 ημερών) και 1,465 ευρώ (εκθετικός
ΚΜΟ 200 ημερών). Η επόμενη αντίσταση στα 1,70 ευρώ. Τέλος για την ΠΕΙΡ, οι στηρίξεις στα
2,793 (απλός ΚΜΟ 200 ημερών) και στα 2,746 ευρώ (εκθετικός ΚΜΟ 200 ημερών). Η επόμενη
αντίσταση στα 3,50 ευρώ. Μεταξύ 1036,29 (+0,59%) και 1027,52 μονάδων (-0,26%) κινήθηκε ο
κλαδικός δείκτης των Τραπεζών. Στις 17.00 βρέθηκε στις 1030,23 (0%) και ολοκλήρωσε τις
συναλλαγές στις 1027,71 μονάδες, με ημερήσιες απώλειες 0,25%. Ο εν λόγω δείκτης
συμπλήρωσε έξι πτωτικές συνεδριάσεις, στις τελευταίες επτά, με αθροιστικές απώλειες 5,08%.
Ο ΔΤΡ έχει δώσει ημερήσιο σήμα εξόδου, το οποίο αναιρείται με επιστροφή υψηλότερα των
1082,7 (ημερήσιο “stop short”), με την επόμενη αντίσταση να εντοπίζεται στις 1117 μονάδες.
Αν συνεχίσει πλαγιοκαθοδικά, οι επόμενες στηρίξεις στις 956 (απλός ΚΜΟ 200 ημερών) και
937 μονάδες (εκθετικός ΚΜΟ 200 ημερών). Μικτή θα μπορούσε να χαρακτηριστεί η τελική
εικόνα στον μη Τραπεζικό 25αρη, όπου με θετική μεταβολή και αξιοσημείωτα κέρδη ξεχώρισαν
οι ΕΛΛΑΚΤΩΡ (+2,38%), TITC (+5,58%), ΒΙΟ (+2,8%), ΕΛΧΑ (+2,66%), ΜΥΤΙΛ (+1,61%) και
ΣΑΡ (+1,14%). Η Titan Global Finance Plc, Θυγατρική της TITC, ολοκλήρωσε με επιτυχία
Ιδιωτική τοποθέτηση νέας έκδοσης ομολογιών με την εγγύηση της TITC, συνολικής αξίας €150
εκατ. με ετήσιο επιτόκιο 4,25% και λήξη τον Ιούνιο του 2029. Οι ομολογίες θα εκδοθούν στην
ονομαστική τιμή τους και θα διαπραγματεύονται στο Χρηματιστήριο της Ιρλανδίας. Η έκδοση
διοργανώθηκε από τις Eurobank, την Εθνική Τράπεζα, Alpha Bank και Τράπεζα Πειραιώς. Οι
ομολογίες διατέθηκαν σε Τράπεζες, Έλληνες Θεσμικούς επενδυτές και Επαγγελματίες πελάτες.
Τα κεφάλαια που αντλήθηκαν από την έκδοση των ομολογιών θα χρησιμοποιηθούν για την
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κάλυψη γενικών εταιρικών αναγκών, περιλαμβανομένης της αποπληρωμής δανειακών
υποχρεώσεων για το έτος 2024. “Πωλήσεις πάνω από 2,5 δισ. ευρώ και EBITDA πάνω από
500 εκατ. ευρώ αναμένεται να σημειώσει ο Όμιλος για το σύνολο του 2023”, σύμφωνα με τη
Διοίκηση. Οι ανακοινώσεις επανέφεραν τους αγοραστές στον τίτλο της TITC (+5,58%), μετά
από δύο ήπια διορθωτικές συνεδριάσεις, με την λήξη των συναλλαγών να βρίσκει την μετοχή
σε υψηλά 57 μηνών. Η επόμενη αντίσταση στα 22,87 ευρώ. “Καρέ” ανοδικών συνεδριάσεων
για την μετοχή του Ελλάκτωρα (+2,38%), που σήμερα κινήθηκε χωρίς να έλθει σε επαφή με το
αρνητικό πρόσημο, με τους επενδυτές να ποντάρουν σε χρηματική διανομή από τον Όμιλο. Ο
τίτλος σε υψηλά τριμήνου, με την επόμενη αντίσταση να εντοπίζεται στα 2,54 ευρώ και τις
στηρίξεις στα 2,19 (απλός ΚΜΟ 200 ημερών) και 2,13 ευρώ (εκθετικός ΚΜΟ 200 ημερών).
Ακόμα πιο κοντά την τιμή του πρόσφατου placement, στα 7,00 ευρώ, η μετοχή των ΕΛΠΕ
(-1,38%).
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Σε εξέλιξη με σημαντικούς ομιλητές το φόρουμ της Capital Link στο Μανχάταν
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ. Σε εξέλιξη βρίσκεται από σήμερα, Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023, το 25ο
επενδυτικό φόρουμ της Capital Link για την Ελλάδα («25th Annual Capital Link Invest in
Greece New York Forum: Accelerating Investments for Sustainable Growth»), το οποίο
λαμβάνει χώρα, όπως κάθε χρόνο, στην «καρδιά» του Μανχάταν.
Πρόκειται για ένα διεθνές επενδυτικό φόρουμ για την Ελλάδα, η ατζέντα του οποίου
περιλαμβάνει, για μια ακόμη χρονιά, την συμμετοχή Υπουργών, κυβερνητικών παραγόντων,
αλλά και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών και διεθνών τραπεζών, όπως επίσης και
εκπροσώπων από το ναυτιλιακό, επενδυτικό, ενεργειακό και τουριστικό τομέα, με μια σειρά
από ιδιαίτερα ενδιαφέρουσες συνεδρίες, όπως επίσης και σπάνιες ευκαιρίες για
επαγγελματικές επαφές 1on1.
Ο «Εθνικός Κήρυκας» βρίσκεται και καλύπτει την εκδήλωση στον πολυχώρο Metropolitan
Club.
Στιγμιότυπο από το επενδυτικό φόρουμ της Capital Link στον πολυχώρο Metropolitan Club,
στο Μανχάταν, 11 Δεκεμβρίου 2023. Φωτογραφία: «Ε.Κ.»/Χριστόδουλος
ΑθανασάτοςΣτιγμιότυπο από το επενδυτικό φόρουμ της Capital Link στον πολυχώρο
Metropolitan Club, στο Μανχάταν, 11 Δεκεμβρίου 2023. Φωτογραφία: «Ε.Κ.»/Χριστόδουλος
ΑθανασάτοςΣτιγμιότυπο από το επενδυτικό φόρουμ της Capital Link στον πολυχώρο
Metropolitan Club, στο Μανχάταν, 11 Δεκεμβρίου 2023. Φωτογραφία: «Ε.Κ.»/Χριστόδουλος
Αθανασάτος
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Χρηματιστήριο: Συνέχεια στη συσσώρευση - Αδυναμία αντίδρασης στις τράπεζες
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συνεχίζεται το αρνητικό σερί για τις τράπεζες που ψάχνουν μια δυναμική αντίδραση.
Μέχρι να ολοκληρωθεί η μετακύλιση των θέσεων στα παράγωγα, η αγορά θα παραμένει σε
ένα υποτονικό τέμπο, καθώς ούτε το διεθνές ράλι δείχνει ικανό να δώσει στην αγορά μια ανάσα
και ειδικά στις τράπεζες.
Ο τραπεζικός κλάδος παραμένει για όλο τον Δεκέμβριο έρμαιο του roll over στα παράγωγα
αλλά και του placement που έγινε στα ΕΛΠΕ, καθώς πολλοί εγχώριοι επενδυτές πήραν κέρδη
από τις τράπεζες για να μπουν στο placement, με ελάχιστο μερίδιο τα 100 χιλ. που ήθελε ως
συμμετοχή. Συνεπώς από αύριο όπου κάπως θα έχει ξεκαθαρίσει το ζήτημα στα ΕΛΠΕ με τις
τελευταίες πωλήσεις από τους fast money να ολοκληρώνονται, πιθανώς να δούμε αν θα
υπάρξουν εισροές στο δεικτοβαρή κλάδο που μέχρι στιγμής έχει καταγράψει 6/7 πτωτικές
συνεδριάσεις τον Δεκέμβριο...!
Όπως αναφέρει ο Ηλίας Ζαχαράκης της Fast Finance «τεχνικά σε μεγάλη εικόνα δεν έχει
αλλάξει κάτι. Σε ημερήσιο προβληματίζουν οι ταλαντωτές μας που ψάχνουν μία διόρθωση
έστω και χρονικά. ΑΝ άμεσα η αγορά δεν καταφέρει να κινηθεί ανοδικά θα συνεχίσει την
πλαγιο πτωτική κίνηση για να κερδίσει στην καλύτερη περίπτωση χρόνο για την συνέχεια. Ο
Δεκέμβριος συνήθως είναι μήνας πακέτων και κλεισιμάτων με τους περισσότερους να
προετοιμάζονται για το νέο έτος».
Η αγορά όλη την εβδομάδα προτίμησε την συσσώρευση δίνοντας την ευκαιρία σε αρκετούς
τίτλους της περιφέρειας αλλά και κάποιους τίτλους της μεσαίας να δώσουν σημαντικές
αποδόσεις. Το 1.270 επίπεδο προσπαθεί να συντηρηθεί και θα πρέπει άμεσα να δώσει μία
ανοδική κίνηση προς το 1.300 αν δεν θέλει να δοκιμάσει κίνηση στην στήριξη του 1.245 μιας
και οι ταλαντωτές μας εφιστούν την προσοχή μας.
Τα 2+1 mid caps με ισχυρές προοπτικές στο ταμπλό του Χρηματιστηρίου
Ο τζίρος ουσιαστικά έριξε ταχύτητες με τόσο μικρή διακύμανση με το Placement του 11% των
πετρελαίων και συνήθη πακέτα του Δεκεμβρίου να συντηρούν τα νούμερα. Στα ΕΛΠΕ πολύ
συγκεκριμένοι οι επενδυτές από το εξωτερικό θυμίζοντας ότι ακόμα μιλάμε για μία ημι δημόσια
εταιρία. Φυσικά έχει τεράστιο potential παρόλα αυτά οι περισσότεροι επενδυτές αποφεύγουν το
Ελληνικό δημόσιο. Από την άλλη ξεκινάει η διαδικασία πώλησης της Πειραιώς από το ΤΧΣ που
δεν νομίζουμε να προλαβαίνει να γίνει μέσα στον μήνα και θα πάει προς το τέλος του α΄
τριμήνου. Το αν θα πουληθεί πακέτο το 27% ή με δόσεις όπως η περίπτωση της Εθνικής θα
εξαρτηθεί και από τις αγορές.
Σήμερα, φορείς της κυβέρνησης και της εγχώρια επιχειρηματικής σκηνής θα βρεθούν στη Νέα
Υόρκη στο συνέδριο της Capital Link για συναντήσεις με επενδυτές με στόχο την προβολή και
ενίσχυση του επενδυτικού στόρι.
Στα διεθνή, δεν υπάρχει χρόνος ξεκούρασης για τις αγορές, καθώς μπαίνουμε σε μια ιδιαίτερα
κρίσιμη και γεμάτη νέα δεδομένα εβδομάδα καθώς έχουμε τη του δημοπρασία για treasuries 3
και 10 ετών αλλά και την ερευνα των προσδοκιών των καταναλωτών της NY Fed. Αύριο, Τρίτη,
ανακοινώνεται ο πολύ σημαντικός ΔΤΚ των ΗΠΑ και την Τετάρτη υπάρχει η συνεδρίαση της
FOMC και αλλά και ο PPI των ΗΠΑ. Την Πέμπτη υπάρχουν οι λιανικές πωλήσεις στις ΗΠΑ και
οι αποφάσεις από την ΕΚΤ, την SNB και την BoE. Τέλος, η Παρασκευή ανακοινώνονται οι
τελευταίοι παγκόσμιοι δείκτες flash PMI και τα μηνιαία δεδομένα από την Κίνα. Όλα
συνδυαστικά είναι ικανά να κουνήσουν τις αγορές και να πυροδοτήσουν ένα νέο ράλι ή μια
ισχυρή διορθωτική κίνηση, εάν απογοητεύσουν. Οι αναλυτές αναμένουν πάντως μια
σταθεροποίηση στον πληθωρισμό. Το consensus βλέπει στο +0,3% σε μηνιαία βάση τον
δομικό με τη Deutsche Bank στο +0,27% (τον προηγούμενο μήνα +0,23%). Αυτές οι εκτιμήσεις
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θα οδηγούσαν τον επίσημο πληθωρισμό στο 3,1% σε ετήσια βάση (-0,1 π.μ.) και τον δομικό
στο 4% (σταθερός).
Στο ταμπλό ο ΓΔ έκλεισε με ήπια άνοδο για μια ακόμη συνεδρίαση στο 0,03% και στις 1.275,50
μονάδες, με τον τζίρο στα 71,12 εκατ. ευρώ. Ο FTSE 25 σημείωσε πτώση 0,05% στις 3.077,32
μονάδες και ο τραπεζικός δείκτης υποχώρησε ξανά κατά 0,25% στις 1.027,71 μονάδες.
Στις τράπεζες, η ΕΤΕ έκλεισε με άνοδο 0,4% στα 5,97 ευρώ, δείχνοντας σήμερα αδυναμια να
υπερβεί τη ζώνη των 6 - 6,03 ευρώ, με την Alpha στο 0,4% και τα 1,491 ευρώ και τη Eurobank
στο -0,53% και τα 1,60 ευρώ. Απώλειες 1,66% για την Πειραιώς στα 3,074 ευρώ.
Από την άλλη, την αγορά κράτησε το ράλι της Τιτάν που εκτοξεύθηκε κατά 5,58% στα 20,80
ευρώ και σε πολυετή υψηλά, με την Μυτιληναίος στο 1,61% και τα 36,58 ευρώ.
Ισχυρά κέρδη επίσης για τη Viohalco στο 2,80% και τα 5,50 ευρώ, όπως και για την ΕΛΧΑ στο
2,66% και τα 1,93 ευρώ. Μίνι ράλι για ΕΧΑΕ, Ελλάκτωρ αλλά και για τον ΑΒΑΞ στο 4,03% και
τα 1,602 ευρώ. Ήπιο profit taking για Intrakat ενώ υψηλότερα κινήθηκε η Intracom και η
Entersoft.
Από την άλλη, οι άτσαλες κινήσεις συνεχίζονται με τον ΟΠΑΠ να διολισθαίνει κατά 1,75%
πιθανώς λόγω και των τελευταίων εξελίξεων στο ελληνικό πρωτάθλημα. Πτώση 1,38% για
ΕΛΠΕ στα 7,17 ευρώ, με τζίρο 11,16 εκατ. ευρώ.
Με αρνητικό πρόσημο ΕΕΕ, ΔΕΗ, Aegean και ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ.
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Capital Link: Σήμερα η 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις
Επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις.
Στη συνάντηση θα συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, Διεθνών &
Ελληνικών Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμών, Ανώτερων
Κυβερνητικων Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24
Εισηγμένων Εταιριών, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens
Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος,
η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα, με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: Την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτού του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable Growth» το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link
Invest in Greece Forum» πραγματοποιείται τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023, στο
«Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας.
Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες
προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα,
δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις.
Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα
δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει ο πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
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Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικανική Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν ο κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd., και η κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group – Goldman Sachs.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το «2023 Capital Link Hellenic Leadership Award» στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee – BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Εισαγωγικά σχόλια θα πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ.
Κωνσταντίνος Χατζηδάκης.
H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus – U.S. Department of
State, θα πραγματοποιήσoυν τις κύριες ομιλίες.
Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου θα είναι η κυρία Nicole Petallides, Host –
Schwab Network, Former Anchor – FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του «25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum», το Χρηματιστήριο της
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Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το «Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών» της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Overview: https://forums.capitallink.com/greece/2023/
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund, the National Fund of Greece • Hellenic
Development Bank • Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis
Law Firm • Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas &
Partners Law Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of
Companies • PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S.
Papadimitriou & Partners Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • Chicago Atlantic
• CVC • Delsona Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel
Investment Partners (HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas •
RWE Energy Transition Investments
Χορηγός Speakers Reception: Red Apple Group
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
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ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • GreekNewsUSA.com • Hellas Journal By Mignatiou.Com •
Hellenic DNA • Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter

https://anticorr.gr/capital-link-simera-i-25i-synantisi-koryfis-gia-tin-elliniki-oikonomia-kai-tis-ependyseis-sti-nea-yorki/


https://www.pagenews.gr/

 Publication date: 11/12/2023 14:32

 Similar Stats ranking (Greece): 990

 link

Capital Link: Σήμερα η 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις
Επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στη συνάντηση θα συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, Διεθνών &
Ελληνικών Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμών, Ανώτερων
Κυβερνητικων Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24
Εισηγμένων Εταιριών, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens
Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος,
η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα, με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: Την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτού του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable Growth» το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link
Invest in Greece Forum» πραγματοποιείται τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023, στο
«Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας.
Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες
προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα,
δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις.
Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα
δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει ο πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
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Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικανική Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν ο κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd., και η κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group – Goldman Sachs.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το «2023 Capital Link Hellenic Leadership Award» στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee – BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Εισαγωγικά σχόλια θα πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ.
Κωνσταντίνος Χατζηδάκης.
H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus – U.S. Department of
State, θα πραγματοποιήσoυν τις κύριες ομιλίες.
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25ο επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 Με ιδιαίτερο ενδιαφέρον διεξάγεται σήμερα το 25ο επενδυτικό φόρουμ της Capital Link για την
Ελλάδα («25th Annual Capital Link Invest in Greece New York Forum: Accelerating
Investments for Sustainable Growth»), το οποίο λαμβάνει χώρα, όπως κάθε χρόνο, στον
πολυχώρο Metropolitan Club, στην «καρδιά» του Μανχάταν.
Πρόκειται για το 25ο Συνέδριο που οργανώνει η ομογενειακή εταιρεία «Capital Link» με
επικεφαλής τον Νικόλαο και την Ολγα Μπορνόζη και, το οποίο, ένεκα της συνεργασίας με το
Χρηματιστήριο Αξιών της Νέας Υόρκης (New York Stock Exchange – NYSE) και το
Χρηματιστήριο Αξιών της Αθήνας (Athens Exchange Group (ATHEX Group) και της
συμμετοχής επενδυτών από όλον τον κόσμο απέκτησε για μια ακόμη χρονιά παγκόσμια
εμβέλεια.
Πρόκειται για ένα διεθνές επενδυτικό φόρουμ για την Ελλάδα, η ατζέντα του οποίου
περιλαμβάνει, για μια ακόμη χρονιά, την συμμετοχή Υπουργών, κυβερνητικών παραγόντων,
αλλά και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών και διεθνών τραπεζών, όπως επίσης και
εκπροσώπων από το ναυτιλιακό, επενδυτικό, ενεργειακό και τουριστικό τομέα, με μια σειρά
από ιδιαίτερα ενδιαφέρουσες συνεδρίες, όπως επίσης και σπάνιες ευκαιρίες για
επαγγελματικές επαφές 1on1.
Το 25ο Συνέδριο τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας στη Νέα Υόρκη και
αναμένεται να εκπέμψει μηνύματα αισιοδοξίας για την πορεία της ελληνικής οικονομίας και για
τις επενδύσεις.
Η αυλαία του συνεδρίου θα ανοίξει με το βιντεοσκοπημένο μήνυμα του πρωθυπουργού
Κυριάκου Μητσοτάκη. Στο συνέδριο συμμετέχουν ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και
Οικονομικών, κ. Κωστής Χατζηδάκης, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος
Σταϊκούρας, ο υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο
αναπληρωτής υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Αναμένεται να συμμετάσχουν επίσης ο κ. Ορέστης Καβαλάκης, διοικητής της Ειδικής
Υπηρεσίας Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και
Οικονομικών, ο κ. Δημήτριος Τσάκωνας, Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης
Δημοσίου Χρέους, ο κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών
Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), ο κ. Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων
Εσόδων (ΑΑΔΕ), ο κ. Βασίλης Κοντοζαμάνης, τ. αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, ο κ.
Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, επικεφαλής
Γραφείου Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) θα εκπροσωπήσουν ο κ. Geoffrey R.
Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Στο συνέδριο συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές
Επιχειρήσεις, Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη από Ελλάδα &
Αμερική, καθώς επίσης και εκπρόσωποι των εισαγμένων στα Χρηματιστήρια Αξιών της Νέας
Υόρκης και της Αθήνας εταιρειών.
Το Συνέδριο, όπως αναφέρεται στην σχετική ανακοίνωση τύπου, υποστηρίζουν κορυφαίοι
χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν
ως Κύριοι Χορηγοί.
Στα παρακάτω links επίσης μπορείτε να δείτε όλες τις σχετικές πληροφορίες του Συνεδρίου :
Overview: https://forums.capitallink.com/greece/2023/
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
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25ο επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 Με ιδιαίτερο ενδιαφέρον διεξάγεται σήμερα το 25ο επενδυτικό φόρουμ της Capital Link για την
Ελλάδα («25th Annual Capital Link Invest in Greece New York Forum: Accelerating
Investments for Sustainable Growth»), το οποίο λαμβάνει χώρα, όπως κάθε χρόνο, στον
πολυχώρο Metropolitan Club, στην «καρδιά» του Μανχάταν.
Πρόκειται για το 25ο Συνέδριο που οργανώνει η ομογενειακή εταιρεία «Capital Link» με
επικεφαλής τον Νικόλαο και την Ολγα Μπορνόζη και, το οποίο, ένεκα της συνεργασίας με το
Χρηματιστήριο Αξιών της Νέας Υόρκης (New York Stock Exchange – NYSE) και το
Χρηματιστήριο Αξιών της Αθήνας (Athens Exchange Group (ATHEX Group) και της
συμμετοχής επενδυτών από όλον τον κόσμο απέκτησε για μια ακόμη χρονιά παγκόσμια
εμβέλεια.
Πρόκειται για ένα διεθνές επενδυτικό φόρουμ για την Ελλάδα, η ατζέντα του οποίου
περιλαμβάνει, για μια ακόμη χρονιά, την συμμετοχή Υπουργών, κυβερνητικών παραγόντων,
αλλά και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών και διεθνών τραπεζών, όπως επίσης και
εκπροσώπων από το ναυτιλιακό, επενδυτικό, ενεργειακό και τουριστικό τομέα, με μια σειρά
από ιδιαίτερα ενδιαφέρουσες συνεδρίες, όπως επίσης και σπάνιες ευκαιρίες για
επαγγελματικές επαφές 1on1.
Το 25ο Συνέδριο τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας στη Νέα Υόρκη και
αναμένεται να εκπέμψει μηνύματα αισιοδοξίας για την πορεία της ελληνικής οικονομίας και για
τις επενδύσεις.
Η αυλαία του συνεδρίου θα ανοίξει με το βιντεοσκοπημένο μήνυμα του πρωθυπουργού
Κυριάκου Μητσοτάκη. Στο συνέδριο συμμετέχουν ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και
Οικονομικών, κ. Κωστής Χατζηδάκης, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος
Σταϊκούρας, ο υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο
αναπληρωτής υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Αναμένεται να συμμετάσχουν επίσης ο κ. Ορέστης Καβαλάκης, διοικητής της Ειδικής
Υπηρεσίας Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και
Οικονομικών, ο κ. Δημήτριος Τσάκωνας, Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης
Δημοσίου Χρέους, ο κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών
Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), ο κ. Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων
Εσόδων (ΑΑΔΕ), ο κ. Βασίλης Κοντοζαμάνης, τ. αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, ο κ.
Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, επικεφαλής
Γραφείου Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) θα εκπροσωπήσουν ο κ. Geoffrey R.
Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Στο συνέδριο συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές
Επιχειρήσεις, Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη από Ελλάδα &
Αμερική, καθώς επίσης και εκπρόσωποι των εισαγμένων στα Χρηματιστήρια Αξιών της Νέας
Υόρκης και της Αθήνας εταιρειών.
Το Συνέδριο, όπως αναφέρεται στην σχετική ανακοίνωση τύπου, υποστηρίζουν κορυφαίοι
χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν
ως Κύριοι Χορηγοί.
Στα παρακάτω links επίσης μπορείτε να δείτε όλες τις σχετικές πληροφορίες του Συνεδρίου :
Overview: https://forums.capitallink.com/greece/2023/
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
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Οριακές κινήσεις στο ΧΑ, σε πλήρη εναρμόνιση με τις ευρωαγορές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Προσεκτικές κινήσεις εκ μέρους των επενδυτών, με στενό εύρος διακύμανσης και για τον
Γενικό Δείκτη. Ξεχωρίζει ανοδικά η μετοχή της Ελλάκτωρ, καλή η εικόνα για τον τζίρο.
Πορεία ανάλογη με αυτή των ευρωπαϊκών αγορών, όπου οι επενδυτές διατηρούν πολύ
συγκρατημένη στάση, εν αναμονή των συνεδριάσεων ΕΚΤ και Fed αλλά και της ανακοίνωσης
των στοιχείων για τον πληθωρισμό στις ΗΠΑ τον Νοέμβριο. 
Οι αγορές προεξοφλούν ότι και οι δύο κορυφαίες τράπεζες θα διατηρήσουν αμετάβλητα τα
επιτόκια, ενώ περιμένουν τις εκτιμήσεις τους για τις οικονομίες ΗΠΑ και ευρωζώνης για την
επόμενη 2ετία και πιθανώς κάποια ένδειξη για το πότε θα γίνουν οι πρώτες μειώσεις επιτοκίων,
με τους αναλυτές να εκτιμούν ότι θα συμβούν στα τέλη του α' τριμήνου του 2024. 
Κέρδη 0,12% για τον γερμανικό DAX, ενώ ανάλογα σταθεροποιητική πορεία ακολουθούν και
τα προθεσμιακά συμβόλαια της αμερικανικής αγοράς, με τον S&P 500 να ενισχύεται μόλις
0,02%. 
Ο Γενικός Δείκτης ξεκίνησε με πτωτικές διαθέσεις τη συνεδρίαση και στις 11:58 βρίσκεται στο
0,16% και τις 1.273,11 μονάδες, με την αξία των συναλλαγών να ακολουθεί καλή πορεία και
φθάνει στα 16,11 εκατ. ευρώ, ενώ 43 μετοχές εμφανίζουν κέρδη έναντι 49 που κινούνται
πτωτικά. Πτώση 0,22% για τον δείκτη υψηλής κεφαλαιοποίησης, με τον δείκτη μέσης
κεφαλαιοποίησης να υποχωρεί 0,17%. 
Στο -0,15% ο τραπεζικός δείκτης, με την Alpha Bank να ενισχύεται 0,37%, με τη Eurobank να
έχει απώλειες 0,25%, ενώ η Εθνική Τράπεζα εμφανίζει κέρδη 0,54%, με την Τράπεζα
Πειραιώς να κινείται 1,73% χαμηλότερα. 
Μοιρασμένα τα πρόσημα στην υψηλή κεφαλαιοποίηση, με την Coca-Cola HBC να υποχωρεί
μόλις 0,04%, τον ΟΤΕ να αποδυναμώνεται 0,53%, τον ΟΠΑΠ να έχει πτώση 0,40%, ενώ
0,93% χαμηλότερα κινείται η ΔΕΗ. Διαθέσεις ράλι με κέρδη που ξεπερνούν το 3% για
την Ελλάκτωρ, ενώ υψηλότερα του +1% κινούνται Viohalco και ElvalHalcor. 
Στη μέση κεφαλαιοποίηση κέρδη που ξεπερνούν το 2% εμφανίζει η ΑΒΑΞ, ενώ άνω του +1%
κινούνται Alumil, Premia και Τεχνική Ολυμπιακή. Σημειώνεται ότι σήμερα ξεκινά η διαδικασία
για το ομόλογο ύψους 100 εκατ. ευρώ της Ideal Holdings, ενώ σταθεροποιητική πορεία
ακολουθεί η μετοχή της Orilina ΑΕΕΑΠ που ξεκινά σήμερα τη διαπραγμάτευσή της στα 0,95
ευρώ. 
Η τρέχουσα εβδομάδα θεωρείται ιδιαίτερα κρίσιμη για τις αγορές σε διεθνές επίπεδο, λόγω των
συνεδριάσεων των κεντρικών τραπεζών, ενώ για την εγχώρια αγορά είναι αρκετά γεμάτη,
καθώς σήμερα θα λάβει χώρα το 25ο συνέδριο της Capital Link Invest in Greece στη Νέα
Υόρκη, όπου παρέμβαση θα κάνει και ο πρωθυπουργός Κ. Μητσοτάκης, ενώ συμμετέχουν δια
ζώσης κορυφαίοι υπουργοί όπως Χατζηδάκης, Σκυλακάκης, Σταϊκούρας, Παπαθανάσης, ο
CEO του Χ.Α. Γ. Κοντόπουλος, στελέχη του ΟΔΔΗΧ, η πρόεδρος της Επ. Κεφαλαιαγράς Β.
Λαζαράκου κ.α.
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Στη Νέα Υόρκη ο Σταϊκούρας με αφορμή το Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για
την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ΔΕΙΤΕ ΤΙΣ ΕΙΔΗΣΕΙΣ ΣΕ BLOGVIEW
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, θα παραστεί σήμερα στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
ΔΕΙΤΕ ΤΙΣ ΕΙΔΗΣΕΙΣ ΣΕ BLOGVIEW
Thanks ???? Pingu Design
Thanks ???? Pingu Design
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Ο Χρ. Σταϊκούρας στη Ν. Υόρκη με αφορμή το Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για
την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, θα παραστεί σήμερα στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Συνέδριο της Capital Link στη Ν. Υόρκη o Χρ. Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
47
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, θα παραστεί σήμερα στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
Πηγή: ΑΠΕ-ΜΠΕ
Σχετικά
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Capital Link: Ξεκινά στη Νέα Υόρκη 25η Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική
οικονομία και τις επενδύσεις – Ποιοι θα συμμετάσχουν
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Αυλαία» ανοίγει σήμερα η 25η Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις
επενδύσεις στη Νέα Υόρκη που διοργανώνεται από την Capital Link, σε μια εξαιρετικά θετική
για την Ελλάδα περίοδο. 
Στη συνάντηση θα συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, διεθνών κι
ελληνικών επιχειρήσεων, τραπεζών και Οργανισμών, ανώτερων κυβερνητικων στελεχών και
24 εισηγμένων Εταιριών, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens
Exchange Group» και μεγάλες διεθνείς τράπεζες & οργανισμούς. 
Με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable Growth» (Επιτάχυνση Επενδύσεων για
Βιώσιμη Ανάπτυξη» το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023, στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως κύριοι χορηγοί.
Η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη που πραγματοποιείται κάθε
χρόνο εδώ και 25 έτη, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα, έχει
επιτύχει τη συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και
επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει την πορεία της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις.
Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα
δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Το Συνέδριο θα ανοίξει ο πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Επίσης, θα συμμετέχουν ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, Κωνσταντίνος
Χατζηδάκης, ο υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, Χρήστος Σταϊκούρας, ο υπουργός
Περιβάλλοντος & Ενέργειας, Θεόδωρος Σκυλακάκης, καθώς και ο αναπληρωτής Υπουργός
Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης.
Αντίστοιχα, την αμερικανική κυβέρνηση θα εκπροσωπήσου οι Υπουργοί Geoffrey R. Pyatt,
Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources και  ο Joshua Huck, Deputy Assistant
Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Στο συνέδριο θα συμμετάσχουν επίσης εκπρόσωποι των τεσσάρων συστημικών τραπεζών,
Alpha Bank, Eurobank, Εθνική και Τράπεζα Πειραιώς, αλλά και της Attica Bank και την
Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας. 
Από πλευράς εταιρειών, σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών θα έχουν οι εξής
24 εισηγμένες: Athens Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water
Supply & Sewage Company SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group –
Cosmos Health, Inc. (NASDAQ: COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK
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Terna Group – HELLENiQ ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development –
MOTOR OIL Group – MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of
Companies – Piraeus Bank – PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC –
Trastor REIC.
Τέλος, στο πλαίσιο του «25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum», το Χρηματιστήριο
της Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με
τίτλο «GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, κατά τη
διάρκεια της οποίας οι ελληνοαμερικανικές και ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι
εισηγμένες στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το «Closing Bell – καμπανάκι
του κλεισίματος των εργασιών» της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.  
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Ο Χρ. Σταϊκούρας στη Ν. Υόρκη με αφορμή το Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για
την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, θα παραστεί σήμερα στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Capital Link: Σήμερα η 25η συνάντηση κορυφής στη Νέα Υόρκη για την ελληνική
οικονομία και τις επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις.
Στη συνάντηση θα συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, Διεθνών &
Ελληνικών Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμών, Ανώτερων
Κυβερνητικών Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24
Εισηγμένων Εταιριών, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens
Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος,
η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα, με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: Την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτού του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable Growth» το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link
Invest in Greece Forum» πραγματοποιείται τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023, στο
«Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες
προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα,
δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις.
Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα
δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει ο πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
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Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικανική Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος,
CEO – Athens Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική
Λαζαράκου, Πρόεδρος της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν ο κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd., και η κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group – Goldman Sachs.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το «2023 Capital Link Hellenic Leadership Award» στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee – BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Εισαγωγικά σχόλια θα πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ.
Κωνσταντίνος Χατζηδάκης.
H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus – U.S. Department of
State, θα πραγματοποιήσoυν τις κύριες ομιλίες.
Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου θα είναι η κυρία Nicole Petallides, Host –
Schwab Network, Former Anchor – FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του «25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum», το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
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στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το «Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών» της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Overview: https://forums.capitallink.com/greece/2023/
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund, the National Fund of Greece • Hellenic
Development Bank • Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis
Law Firm • Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas &
Partners Law Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of
Companies • PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S.
Papadimitriou & Partners Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • Chicago Atlantic
• CVC • Delsona Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel
Investment Partners (HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas •
RWE Energy Transition Investments
Χορηγός Speakers Reception: Red Apple Group
Χορηγός Breakfast: Castor
 Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών

https://sofokleous10.gr/2023/12/11/capital-link-%cf%83%ce%ae%ce%bc%ce%b5%cf%81%ce%b1-%ce%b7-25%ce%b7-%cf%83%cf%85%ce%bd%ce%ac%ce%bd%cf%84%ce%b7%cf%83%ce%b7-%ce%ba%ce%bf%cf%81%cf%85%cf%86%ce%ae%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%b7-%ce%bd%ce%ad/
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και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
tovima.com – ΤΑ NEA – sofokleous10.gr – -
AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • GreekNewsUSA.com • Hellas Journal By Mignatiou.Com •
Hellenic DNA • Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
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Στο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη ο Χρήστος Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
12.7
C
Athens
Monday, December 11, 2023
Just get to the point
Στο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη ο Χρήστος Σταϊκούρας
11/12/2023
Σήμερα, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστος Σταϊκούρας, θα παραστεί στο
ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα με τίτλο «25th Annual Capital Link
Invest in Greece Forum», που θα διεξαχθεί στη Νέα Υόρκη.
Κατά τη διάρκεια της επίσκεψής του, θα συναντηθεί με τον Geoffrey R. Pyatt, Assistant
Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ προγραμματίζεται η διεξαγωγή σειράς
συναντήσεων με επενδυτές και υψηλόβαθμα στελέχη επενδυτικών οίκων και τραπεζών.
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Λίγο μετά το άνοιγμα του Χ.Α. – Συντηρείται η συσσώρευση – Ξεχωρίζουν λίγες μετοχές,
χαμηλός ο τζίρος
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σχετικά Άρθρα
Μας… έφαγαν οι ξένοι τα χαρτιά, πατριώτη! - Φλερτάρει με ιστορικά υψηλά η συμμετοχή τους
στο Χ.Α. λόγω πωλήσεων από ΤΧΣ
10/12/2023 - 19:15
Χατζηδάκης (Beta ΑΧΕΠΕΥ): Oι προσφορές μετοχών και ομολόγων κρατάνε ακμαίο το
ενδιαφέρον
11/12/2023 - 09:14
ΑΓΟΡΑ: Γεμάτη η μέρα σήμερα. Είναι το συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη με
συμμετοχή πολλών εισηγμένων. Ξεκινάει η δημόσια εγγραφή για το εταιρικό ομόλογο της Ideal.
Η Νάκας διαπραγματεύεται χωρίς το δικαίωμα στο μέρισμα των 0,20 ευρώ, όπως και η Prodea
χωρίς το δικό της προμέρισμα ύψους 0,11 ευρώ. Τέλος, ξεκινάει η διαπραγμάτευση των
μετοχών της Orilina με τιμή εκκίνησης 0,95 ευρώ. Με διαθέσεις συσσώρευση και πάλι το
ξεκίνημα. Από τις τράπεζες ξεχωρίζει η Alpha Bank και ακολουθεί η Eurobank. Ο τζίρος είναι
χαμηλός στο ξεκίνημα και πολλές μετοχές αν και έχουν ανοίξει καλά δεν έχουν μεγάλο όγκο.
TITAN: Πωλήσεις πάνω από 2,5 δισ. ευρώ και EBITDA πάνω από 500 εκατ. ευρώ αναμένεται
να σημειώσει ο όμιλος για το σύνολο του 2023. σύμφωνα με τη διοίκηση. Το νούμερο αυτό
είναι πολύ μεγαλύτερο από τις εκτιμήσεις των αναλυτών. Η Optima Bank για παράδειγμα
περιμένει 423 εκατ. ευρώ και έχει τιμή στόχο 23,3 ευρώ. H Piraeus περιμένει 424,2 εκατ. ευρώ
και έχει τιμή στόχο 23,50 ευρώ. Που θα πρέπει να τοποθετήσουν τώρα τη δίκαιη τιμή; Ο όμιλος
άντλησε επίσης μέσω ιδιωτικής τοποθέτησης 150 εκατ. ευρώ και το ομόλογο θα
διαπραγματεύεται στο χρηματιστήριο της Ιρλανδίας (Euronext Dublin). Το επιτόκιο είναι 4,25%.
Παρά τα νέα η μετοχή ενισχύεται μόλις κατά 0,5% και είναι στα 19,80 ευρώ.
HELLENIQ ENERGY: Από τις ανακοινώσεις προκύπτει πως το ποσοστό της Paneuropean
είναι 47,12% και όχι 45,47% που έχει το site του χρηματιστήριου και είχε γράψει και η στήλη.
Στις ανακοινώσεις όμως αποτελεσμάτων χρήσης του ομίλου αναγράφεται το 47,12%. Αυτή η
αύξηση έχει γίνει στη χρήση 2020, το μεγαλύτερο μέρος, αλλά δεν ήταν πάνω από 3% ώστε να
χρειαστεί να γίνει ενημέρωση στο Χρηματιστήριο. Επομένως, ήταν ακόμα μικρότερη η
διασπορά. Νέες πιέσεις δέχεται η μετοχή και είναι στα 7,15 ευρώ.
ΕΛΛΑΚΤΩΡ: Από τα βαριά η συγκεκριμένη ξεχωρίζει και σήμερα. Στα 2,40 ευρώ και στο
+3,68%. Προς τέταρτη συνεχόμενη ανοδική.
IDEAL: Μεταξύ 5,5% και 5,90% το εύρος απόδοσης για το ομόλογο. Ξεκίνησε σήμερα η
δημόσια προσφορά.
ORILINA ΑΕΕΑΠ: Η εταιρεία άντλησε 29,8 εκατ. ευρώ, μετά την αφαίρεση των εξόδων της
δημόσιας εγγραφής, Τα κεφάλαια, όπως έχει πει η εταιρεία θα πάνε στο Ελληνικό για
κατασκευή πολυτελών κατοικιών και ιδιωτικής λέσχης. Οριακά υψηλότερα στο ξεκίνημα.
ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΝΑΚΑΣ: Με τιμή 3,46 ευρώ κλείσιμο την περασμένη Παρασκευή το μέρισμα των
0,19 ευρώ (καθαρό) αντιστοιχεί σε απόδοση 5,5%. Θα δοθεί όπως έχει πει η εταιρεία και
επιστροφή κεφαλαίου.
GALAXY COSMOS MEZZ: Είναι η μεγαλύτερη σε απόδοση αποκοπή που μένει και θα γίνει
όπως ανακοινώθηκε στις 14 Δεκέμβρη. Εκείνη τη μέρα θα διαπραγματεύεται χωρίς το
δικαίωμα στην επιστροφή κεφαλαίου ύψους 0,1064 ευρώ ανά μετοχή. Αντιστοιχεί σε απόδοση
18,6%.
LAVIPHARM: Ένα ακόμη φάρμακο ανακοίνωσε πως απέκτησε η εταιρεία, το οποίο έχει
πωλήσεις 1,4 εκατ. ευρώ. Στο +3,5% η μετοχή στο ξεκίνημα.
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ATTICA GROUP: Στο -10% άνοιξε η μετοχή και στα 2,13 ευρώ. Υπήρχε ανεκτέλεστο στην
πλευρά των πωλητών αλλά σταδιακά μαζεύτηκε και με όγκο 67 χιλ. κομμάτια, ξεκλείδωσε.
Βέβαια, την Παρασκευή είχε μεγαλύτερο αριθμό τεμαχίων ανεκτέλεστο και μένει να δούμε πως
θα κινηθεί σήμερα, μετά το μάζεμα που έγινε χαμηλά.
ΜΥΛΟΙ ΛΟΥΛΗ: Ξεπέρασε τα 3 ευρώ η μετοχή και κάνει πράξη στα 3,06 ευρώ.
Γιώργος Κατικάς
george.katikas@gmail.com
www.bankingnews.gr
Τα αναγραφόμενα στη στήλη είναι για την ενημέρωση των αναγνωστών και δεν πρέπει να
θεωρηθούν ως πρόταση για αγορά ή πώληση μετοχών. Οι πληροφορίες συλλέγονται από
αξιόπιστες πηγές αλλά δεν υπάρχει εξασφάλιση ότι είναι πλήρεις ή ακριβείς.
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Έχει θολώσει η επενδυτική ορατότητα σε τράπεζες και ΧΑ στις 1.273 μον. - Ισχυρή
αντίσταση οι 1.300 μον.
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η επενδυτική ορατότητα έχει θολώσει ενώ η κόπωση είναι εμφανής, με το ενδιαφέρον να
επικεντρώνεται σε επιλεκτικές αγορές
Σχετικά Άρθρα
Τη μεγάλη «προσγείωση» των αγορών ετοιμάζουν Fed, ΕΚΤ, ΒοΕ – Κρίσιμη εβδομάδα για τα
επιτόκια
11/12/2023 - 08:36
Μας… έφαγαν οι ξένοι τα χαρτιά, πατριώτη! - Φλερτάρει με ιστορικά υψηλά η συμμετοχή τους
στο Χ.Α. λόγω πωλήσεων από ΤΧΣ
10/12/2023 - 19:15
(upd14) Σταθεροποιητικά έκλεισε το ελληνικό χρηματιστήριο στις 1.275 μονάδες, το οποίο
κινήθηκε με συνεχείς εναλλαγές προσήμων, σε ένα μικρό εύρος πέντε μονάδων και με χαμηλές
τις συναλλαγές.
Η επενδυτική ορατότητα έχει θολώσει, η κόπωση στις τράπεζες είναι εμφανής και το
ενδιαφέρον επικεντρώνεται σε επιλεκτικές αγορές της μεγάλης καφαλαιοποίησης, όπως
σήμερα στον Τιτάν +5,58% αλλά και σε τίτλους της περιφέρειας.
Στις τράπεζες, με θετικό πρόσημο έκλεισαν Alpha Bank +0,40% και Εθνική +0,24% ενώ
υποχώρησαν Πειραιώς -1,66% και Eurobank -0,53%.
Στα μη τραπεζικά blue chipς, σε νέα ιστορικά υψηλά η μετοχή του Τιτάν στο +5,58% (από τη
μέρα της αλλαγής έδρας και τη διπλή διαπραγμάτευση), καθώς η εταιρεία ανακοίνωσε πως με
βάση την πορεία του τελευταίου τριμήνου περιμένει πωλήσεις πάνω από 2,5 δισ. ευρώ και
EBITDA πάνω από 500 εκατ. ευρώ για το σύνολο του 2023. 
Επίσης, ανοδικά ξεχώρισαν Viohalco +2,80%, ΕΛΧΑ +2,66%...ενώ στον αντίποδα
υποχώρησαν  ΟΠΑΠ -1,75%, ΕΛΠΕ -1,38%...
Η αγορά δείχνει αδύναμη να προσεγγίσει τις 1.300 μονάδες, ενώ στην ισχυρή στήριξη
βρίσκονται ο κινητός μέσος όρος των 200 ημερών των 1.205 και 1.185 μονάδων (απλός και
εκθετικός αντίστοιχα).
Στο επίκεντρο βρίσκονται οι κρίσιμες συνεδριάσεις νομισματικής πολιτικής της Ομοσπονδιακής
Τράπεζας των ΗΠΑ(12-13/12), της ΕΚΤ ( 14/12 ) και της BoE (14/12).
Μετά από μια χρονιά που σημαδεύτηκε από συνεχόμενες αυξήσεις επιτοκίων τόσο στις ΗΠΑ
όσο και στην Ευρωζώνη, οι επενδυτές στοιχηματίζουν ότι οι υπεύθυνοι χάραξης πολιτικής των
Κεντρικών Τραπεζών θα αρχίσουν να χαλαρώνουν τη νομισματική πολιτική στις αρχές του
νέου έτους, τροφοδοτώντας μια χαλάρωση των χρηματοοικονομικών συνθηκών για τις
επιχειρήσεις, καθώς επικεντρώνονται στην πτώση των τιμών του πληθωρισμού.
Στο εσωτερικό, το ενδιαφέρον εστιάζεται στο 25ο Ετήσιο Συνέδριο Capital Link Invest in
Greece στη Νέα Υόρκη σήμερα 11 Δεκεμβρίου, όπου  21 εισηγμένες θα έχουν συναντήσεις με
ξένους επενδυτές με βασικό θέμα την επιτάχυνση των επενδύσεων για τη διατήρηση της
ανάπτυξης.
Επίσης, την Παρασκευή 15/12 έχουμε την τριπλή λήξη Παραγώγων για τα συμβόλαια επί
δεικτών και μετοχών για το μήνα Δεκέμβριο ενώ το απόγευμα της ίδιας ημέρας θα έχουμε την
αναδιαρθρώση των δεικτών του FTSE
Στα εταιρικά νέα, σήμερα 11/12 ανοίγει το βιβλίο προσφορών για το ομόλογο Ideal Holdings με
στόχο να συγκεντρωθούν έως 100 εκατ. ευρώ με την διαδικασία να ολοκληρώνεται έως και τις
13/12, με το εύρος απόδοσης να κινείται μεταξύ 5,5% και 5,9%.
Επίσης, σήμερα 11/12 ξεκίνησε η διαπραγμάτευση των μετοχών της Orilina με τιμή εκκίνησης
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0,95 ευρώ ενώ η  Νάκας διαπραγματεύεται χωρίς το δικαίωμα στο μέρισμα των 0,20 ευρώ,
όπως και η Prodea χωρίς το δικό της προμέρισμα ύψους 0,11 ευρώ.
Capital Link : 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη Νέα
Υόρκη  
Μετά το επενδυτικό roadshow που διοργάνωσε η Morgan Stanley στο Λονδίνο, στις 27-28
Νοεμβρίου με συμμετοχή περισσοτέρων από 30 ελληνικές εταιρείες, σειρά έχει το 25ο Ετήσιο
Συνέδριο Capital Link Invest in Greece στη Νέα Υόρκη σήμερα 11 Δεκεμβρίου, όπου  21
εισηγμένες θα έχουν συναντήσεις με ξένους επενδυτές με βασικό θέμα την επιτάχυνση των
επενδύσεων για τη διατήρηση της ανάπτυξης.
Οι  24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών είναι  :
Athens Exchange Group - Aegean Airlines - Alpha Bank - EYDAP -Attica Bank - AUTO
HELLAS - AVAX Group -Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group -
HELLENiQ ENERGY Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group -
MYTILINEOS - National Bank of Greece - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank -
PRODEA Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC- Cosmos Health, Inc.
(NASDAQ: COSM)  
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες:  1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank,  και από τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.  
Η πορεία της ελληνικής χρηματιστηριακής αγοράς στη σημερινή συνεδρίαση
Με οριακά πρόσημα ξεκίνησε η χρηματιστηριακή αγορά με τον Γενικό Δείκτη +0,06% και τον
Τραπεζικό Δείκτη στο +0,12%.
Ο Γενικός Δείκτης σήμερα κινήθηκε μεταξύ 1.276,92 μονάδων ( +0,14%) και 1.271,89 μονάδων
( -0,25% ) και ο Τραπεζικός Δείκτης μεταξύ 1.036,29 μονάδων ( +0,59%) και 1.027,52
μονάδων ( -0,26% ).
Ο Γενικός Δείκτης στο ελληνικό χρηματιστήριο έκλεισε με οριακή άνοδο +0,03% στις 1.275
μονάδες έχοντας υψηλό στις 1.276,92 μονάδες και χαμηλό τις 1.271,89 μονάδες.
Ο τζίρος και ο όγκος συναλλαγών σε χαμηλά επίπεδα και ήταν μοιρασμένος στις τράπεζες και
στα μη τραπεζικά blue chips.
Αναλυτικότερα, η αξία συναλλαγών διαμορφώθηκε στα 71,7 εκατ. ευρώ, εξ αυτών τα 5 εκατ.
ευρώ σε πακέτα, o όγκος στα 16,1 εκατ. τεμάχια εκ των οποίων τα 6,6 εκατ. διακιήθηκαν στις
τράπεζες.
Προσυμφωνημένες συναλλαγές αξίας 5 εκατ. ευρώ και όγκου 553 χιλ. τεμαχίων
πραγματοποιήθηκαν στο ελληνικό χρηματιστήριο.
Ειδικότερα, η ΔΕΗ διακίνησε 421,1 χιλ. τεμάχια αξίας 4,51 εκατ. ευρώ, η Motor Oil 11,6 χιλ.
τεμάχια αξίας 285,4 χιλ. ευρώ, τα ΕΛΠΕ 15 χιλ. τεμάχια αξίας 108 χιλ. ευρώ και η Orilina 105,2
χιλ. τεμάχια αξίας 100 χιλ. ευρώ.
Τα τεχνικά σημεία
Ο Γενικός Δείκτης έκλεισε στις 1.275 μονάδες, με πρώτη αντίσταση τις 1.280 μονάδες και
ακολουθούν οι 1.300, οι 1.325 και οι 1.350 μονάδες.
Στην πρώτη στήριξη βρίσκονται οι 1.250 μονάδες και ακολουθεί η ισχυρή στήριξη των 1.205
μονάδων ( απλός ΚΜΟ των 200 ημερών ) και των 1.185 μονάδων ( εκθετικός ΚΜΟ των 200
ημερών).
Ο Τραπεζικός Δείκτης έκλεισε στις 1.027 μονάδες, με πρώτη στήριξη τις 1.000 μονάδες και η
ισχυρή στήριξη των 955 μονάδων ( απλός ΚΜΟ των 200 ημερών ) και των 936 μονάδων ( ο
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εκθετικός ΚΜΟ των 200 ημερών
Στην πρώτη αντίσταση βρίσκονται οι 1.080 μονάδες και ακολουθούν οι 1.100, οι 1.120 και οι
1.150 μονάδες.
Σταθεροποίηση στα ομόλογα, το 10ετές ελληνικό στο 3,42% - Το spread με την Ιταλία στις -64
μ.β.
Σταθεροποίηση καταγράφεται σήμερα 8/12 στην ελληνική αγορά ομολόγων και  στις υπόλοιπες
αγορές της  Ευρωζώνης, με την προσοχή στραμμένη στις συνεδριάσεις των Κεντρικών
Τραπεζών για τα επιτόκια την τρέχουσα εβδομάδα..
Οι Κεντρικές τράπεζες έχουν ολοκληρώσει σε μεγάλο βαθμό την αύξηση των επιτοκίων και θα
αρχίσουν να μειώνουν το επόμενο έτος.
Οι πρώτες εκτιμήσεις για τον πληθωρισμό του Νοεμβρίου σε Ευρωζώνη έδειξαν υποχώρηση
στο 2,4% από 2,9% τον Οκτώβριο.
Ο στόχος ήταν να μειωθεί ο πληθωρισμός στο 2% αλλά ο πληθωρισμός ως νομισματικό
φαινόμενο κατάφερε να τιθασευτεί λόγω της επερχόμενης ύφεσης στην Γερμανία και άλλες
ισχυρές χώρες και βεβαίως στο γεγονός ότι κανένα από τα τοξικά προγράμματα ποσοτικής
χαλάρωσης δεν είναι ενεργά…
Σύμφωνα με καλά ενημερωμένες πηγές η ΕΚΤ σταματάει πλήρως τις αυξήσεις των επιτοκίων
και από τα μέσα του 2024 θα ξεκινήσει τις μειώσεις με στόχο το βασικό παρεμβατικό να
μειωθεί από 4,5% σε 3%.
Θυμίζουμε ότι το βασικό παρεμβατικό επιτόκιο διαμορφώνεται στο 4,5%, το επιτόκιο οριακής
χρηματοδότησης στο 4,75% και το αποδοχής καταθέσεων στο 4%.
Το ελληνικό 10ετές ομόλογο βρίσκεται στο 3,42% και το 10ετές ιταλικό 4,06% με το μεταξύ
τους spread στις -64 μονάδες βάσης.
Ήπιες πωλήσεις καταγράφονται στα αμερικανικά ομόλογα, με το 10ετές στο 4,26% και το 2ετές
στο 4,75%, με την αντιστροφή της καμπύλης απόδοσης να παραμένει. Τα ομόλογα
μεγαλύτερης διάρκειας τείνουν να έχουν υψηλότερες αποδόσεις για να αντισταθμίσουν τους
υψηλότερους κινδύνους που συνεπάγεται η αγορά τους.
Υπό τη σκιά της αναταραχής της Μέσης Ανατολή, η ελληνική οικονομία αναβαθμίστηκε από
την Standard & Poor's, μετά την επενδυτική βαθμίδα της DBRS, Scope Ratings και R&I.
Στην συνέχεια η Moody's προέβη σε διπλή αναβάθμιση και υπολείπεται ένα σκαλοπάτι κάτω
από την επενδυτική βαθμίδα ενώ την 1/12 αναβαθμίστηκε από την Fitch σε επενδυτική
βαθμίδα ΒΒΒ- με σταθερές προοπτικές.
Η επενδυτική βαθμίδα παρουσιάστηκε ως εθνικός στόχος ήταν μια ντροπιαστική αναφορά…
εθνικός στόχος είναι μια συλλογική οικονομική και κοινωνική προσπάθεια πολιτικοί μας
πραγματικά είναι τραγικά κατώτεροι των περιστάσεων… που κατασκευάζουν μύθους…
Η αναβάθμιση σε επενδυτική βαθμίδα σε μια φυσιολογική οικονομία… είναι ένα σπουδαίο
γεγονός.
Όμως μετά την καταστροφή που επέφεραν τα προγράμματα ποσοτικής χαλάρωσης της ΕΚΤ
στις οικονομίες, οι αξιολογήσεις έχασαν την σημασία τους…
Τι νόημα έχει η επενδυτική βαθμίδα όταν η Ελλάδα δανειζόταν πριν μήνες με επιτόκια 0,54%
στο 10ετές ομόλογο, ενώ σήμερα βρίσκεται πλησίον του 3,40% ενώ τέλος Σεπτεμβρίου η
απόδοση σκαρφάλωσε στο 4,50%.
Ήδη η Ελλάδα συμμετέχει ακόμη στο πρόγραμμα Πανδημίας ήταν ένα τοξικό πρόγραμμα
ποσοτικής χαλάρωσης που έβαλαν και την Ελλάδα από το παράθυρο… όπου «απολάμβανε»
τα οφέλη της επενδυτικής βαθμίδας… χωρίς να διαθέτει επενδυτική βαθμίδα.
Έτσι η ΕΚΤ αγόρασε ελληνικό χρέος 40 δισεκ.
Να θυμίσουμε ότι σε σύνολο 402 δισεκ. ελληνικού χρέους και εξαιρώντας τα έντοκα
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γραμμάτια… μόνο 48 δισεκ. ελληνικού χρέους είναι ελεύθερα διαπραγματεύσιμο, π.χ. στους
μηχανισμούς στήριξης της ΕΕ χρωστάμε δάνεια 233 δισεκ. ευρώ.
Παρ΄ ότι οι επενδυτές μας κρίνουν για 48 δισεκ. η Ελλάδα έχει την δεύτερη ακριβότερη
τιμολόγηση ως προς τον ελληνικό κίνδυνο στην ευρωζώνη… δεν το λες επιτυχία.
Οπότε η αναβάθμιση σε επενδυτική βαθμίδα αφορά 47 δισεκ. ελληνικού χρέους και είναι μια
κίνηση εκ του ασφαλούς…
Οι οίκοι αξιολόγησης δεν θα γελοιοποιηθούν όπως το 2008 και 2009 που βαθμολογούσαν την
Ελλάδα σε κλίμακες επενδυτικής βαθμίδας εκτός πραγματικότητας…
Οπότε οι οίκοι αξιολόγησης δεν μας κάνουν και κανένα δώρο αφού το ρίσκο αξιολόγησης που
αναλαμβάνουν είναι ασήμαντο.
Μπορεί η Ελλάδα να στόχευε στην ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας, προκειμένου τα
ελληνικά ομόλογα να είναι επιλέξιμα στα προγράμματα αγοράς τίτλων της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας ωστόσο η Christine Lagarde, επικεφαλής της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, στη τελευταία συνεδρίαση της ΕΚΤ στην Αθήνα, ανέφερε ότι δεν υπάρχει κάποιο
πρόγραμμα τώρα που να χρειάζεται να είναι επιλέξιμα τα ελληνικά ομόλογα.
Το μόνο πρόγραμμα που "τρέχει" η ΕΚΤ είναι αυτό του PEPP, δηλαδή το πρόγραμμα λόγω της
πανδημίας, στο οποίο ήταν ούτως ή άλλως επιλέξιμα τα ελληνικά ομόλογα.
Μεικτά πρόσημα στις ασιατικές αγορές
Με μεικτά πρόσημα έκλεισαν σήμερα 11/12 οι ασιατικές αγορές, εν αναμονή των οικονομικών
δεδομένων αυτής της εβδομάδας.
Οι τιμές παραγωγού της Ιαπωνίας θα αποκαλυφθούν αύριο 12/12, ενώ τα στοιχεία για τη
βιομηχανική παραγωγή της χώρας έχουν προγραμματιστεί για την Πέμπτη 14/12.
Επιπλέον, τα στοιχεία λιανικών πωλήσεων και βιομηχανικής παραγωγής της Κίνας αναμένεται
να δημοσιοποιηθούν την Παρασκευή 15/12.
Αναλυτικά, ο δείκτης Nikkei στην Ιαπωνία έκλεισε στο +1,56%, ο δείκτης Shanghai στην Κίνα
στο +0,74%, ο δείκτης Hang Seng στο Χονγκ Κονγκ στο -0,84%, ο δείκτης KOSPI στη Ν.
Κορέα στο +0,30% και ο δείκτης S&P/ASX 200 στην Αυστραλία στο +0,06%.
Ήπιες απώλειες στις ευρωπαϊκές αγορές
Ήπιες πτωτικές τάσεις καταγράφονται σήμερα 11/12 στις ευρωπαϊκές αγορές, με τους
επενδυτές να  προετοιμάζονται για τις κρίσιμες αποφάσεις των συνεδριάσεων της νομισματικής
πολιτικής της Ομοσπονδιακής Τράπεζας των ΗΠΑ, της ΕΚΤ και της BoE κατά τη διάρκεια της
επόμενης εβδομάδας
Οι επενδυτές θα εστιάσουν την προσοχή της, αύριο Τρίτη στα στοιχεία του πληθωρισμού για
τον μήνα Νοέμβριο στις ΗΠΑ, με τις εκτιμήσεις να αναμένουν αμετάβλητους ετήσιους ρυθμούς
ή οριακά προς τα κάτω, σε σχέση με όσα είδαμε τον Οκτώβριο ( 3,1%).
Βουτιά -6,5% καταγράφεται στο φυσικό αέριο, με το ολλανδικό TTF Ιανουαρίου στο 36,06
ευρώ.
Ήπια πτωτικά κινούνται  οι τιμές πετρελαίου, με τη τιμή του brent να διαμορφώνεται στα 75,72 
δολ. το βαρέλι στο -0,20% και του αμερικανικού αργού στα 71,13 δολ. το βαρέλι στο -0,15%.
Ειδικότερα, ο δείκτης Dax στη Γερμανία βρίσκεται στο -0,05%, ο δείκτης CAC στο Παρίσι στο
+0,15%, ο δείκτης FTSE MIB στο Μιλάνο στο -0,05%, ο δείκτης IBEX 35 στην Ισπανία στο
-0,30% ενώ ο FTSE 100 στο Λονδίνο στο -0,50%.
Στη Wall Street, ο Dow Jones κινείται στο +0,15%, ο S&P 500 στο +0,05%, ο Nasdaq στο
-0,30% και το ETF GREC στο -0,43% ( 36,27 δολ. ).
Μεικτά πρόσημα στις τράπεζες με χαμηλές τις συναλλαγές
Με μεικτά πρόσημα έκλεισαν οι τράπεζες, με εμφανή τα σημάδια κόπωσης και με χαμηλές τις
συναλλαγές.
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Η Εθνική έκλεισε στα 5,97 ευρώ, με άνοδο +0,24% με όγκο 1,5 εκατ. τεμάχια και
κεφαλαιοποίηση 5,46 δισ. ευρώ.
Σημειώνουμε ότι ιστορικό χαμηλό κλείσιμο της Εθνικής σημειώθηκε 11 Φεβρουαρίου του 2016
στα 0,008 ευρώ προ RS ή 0,12 ευρώ μετά reverse split (στις 15 παλαιές 1 νέα) ενώ το
ενδοσυνεδριακό χαμηλό στο 0,0066 προ RS ή 0,099 μετά reverse split.
Με το νέο reverse split στις 10 παλαιές 1 νέα στις 3 Σεπτεμβρίου 2018 το ιστορικό χαμηλό
κλείσιμο προσαρμόστηκε στα 1,20 ευρώ ενώ το ενδοσυνεδριακό στα 0,99 ευρώ.
Ας σημειωθεί ότι το νέο χαμηλό ιστορικό της Εθνικής πραγματοποιήθηκε στις 17/3/2020 στα
0,8150 ευρώ.
Η τιμή της αύξησης κεφαλαίου των 2,5 δισ. ευρώ στα 2,20 ευρώ, σε σχέση με τα 4,29 ευρώ της
αύξησης του 2013 ενώ η ΑΜΚ του 2015 υλοποιήθηκε στα 0,02 ευρώ προ RS ή 0,30 ευρώ μετά
RS.
Το warrant της Εθνικής που ξεκίνησε με τιμή εκκίνησης 6,823 ευρώ είχε τελευταία τιμή 0,0010
ευρώ και τέθηκε εκτός διαπραγμάτευσης οριστικά.
Η Alpha Βank έκλεισε στα 1,4910 ευρώ, με άνοδο +0,40%, με όγκο 1,6 εκατ. τεμάχια και
κεφαλαιοποίηση 3,51 δισεκ. ευρώ.
Σημειώνουμε ότι το ιστορικό χαμηλό κλείσιμο της Alpha Βank είνα ι στα 1,16 ευρώ ή προ RS
στα 0,0232 ευρώ και σημειώθηκε στις 11 Φεβρουαρίου του 2016(στις 50 παλαιές 1 νέα) ενώ το
ενδοσυνεδριακό χαμηλό στο 0,01898 προ RS ή 0,949 μετά reverse split.
Ας σημειωθεί ότι το νέο ιστορικό χαμηλό κλείσιμο της Alpha Bank πραγματοποιήθηκε στις
2/11/2020 στα 0,4250 ευρώ ενώ το ενδοσυνεδριακό χαμηλό στις 30/10/2020 στα 0,4032 ευρώ.
Η τιμή της αύξησης κεφαλαίου του 2013 ήταν 0,44 ευρώ και του 2014 στα 0,65 ευρώ ενώ η
τιμή της ΑΜΚ του 2015 ήταν στα 0,04 ευρώ προ reverse split ή 2 ευρώ μετά το reverse split.
Το warrant της Alpha Βank που ξεκίνησε με πρώτη τιμή εκκίνησης τα 1,45 ευρώ βρέθηκε στα
0,0010 ευρώ όπου και σταμάτησε πλέον να διαπραγματεύεται.
Η Πειραιώς έκλεισε στα 3,0740 ευρώ, με πτώση -1,66%, με όγκο 1,6 εκατ. τεμάχια και
κεφαλαιοποίηση στα 3,84 δισ. ευρώ.
Σημειώνουμε ότι ιστορικό χαμηλό της Πειραιώς σημειώθηκε 11 Φεβρουαρίου του 2016 στα
0,0008 ευρώ προ RS ή 0,081 ευρώ μετά reverse split ( στις 100 παλαιές 1 νέα) ενώ το
ενδοσυνεδριακό χαμηλό ήταν 0,00067 πρ0 RS ή 0,067 ευρώ μετά RS.
Με το νέο reverse split στις 20 παλαιές 1 νέα δωρεάν τον Ιούλιο 2017 το ιστορικό χαμηλό
κλείσιμο προσαρμόστηκε στα 1,62 ευρώ ενώ το ενδοσυνεδριακό στα 1,34 ευρώ..
Το νέο ιστορικό χαμηλό της Πειραιώς πραγματοποιήθηκε στις 14/7/2022 στα 0,04303 ευρώ ή
0,71 ευρώ μετά το τελευταίο reverse split στις 16,5 παλαιές 1 νέα (14/4/2021).
Η τιμή της αύξησης κεφαλαίου του 2013 ήταν 1,71 ευρώ και του 2014 στα 1,70 ευρώ και η
ΑΜΚ του 2015 στα 0,003 ευρώ προ reverse split ή 0,30 ευρώ μετά RS.
Το warrant της Πειραιώς που είχε αρχική τιμή εκκίνησης όταν πρωτοξεκίνησε τα 0,8990 ευρώ
σταμάτησε να διαπραγματεύεται και είχε τελευταία τιμή στα 0,0010 ευρώ.
Η Eurobank έκλεισε στα 1,60 ευρώ, με πτώση -0,53%, με όγκο 1,8 εκατ. τεμάχια και
κεφαλαιοποίηση 5,95 δισ. ευρώ.
Το ιστορικό ενδοσυνεδριακό χαμηλό στην Eurobank σημειώθηκε στις 11 Φεβρουαρίου του
2016 στα 0,002410 ευρώ προ RS ή 0,2410 ευρώ μετά RS (στις 100 παλαιές 1 νέα).
Η Optima έκλεισε στα 7,72 ευρώ, με άνοδο +0,26%, με όγκο 16,6 χιλ.τεμάχια και
κεφαλαιοποίηση 569 δισ. ευρώ.
Η μετοχή της Τράπεζας Κύπρου στα 3,43 ευρώ, με πτώση -0,48% και κεφαλαιοποίηση 1,53
δισεκ. ευρώ.
Από τις 10 Ιανουαρίου του 2017 η μετοχή της Κύπρου έχει διαγραφεί από το ελληνικό
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χρηματιστήριο και διαπραγματεύεται σε Κύπρο και Λονδίνο.
Η Attica Bank έκλεισε στα 10,52 ευρώ, με πτώση -0,75% και κεφαλαιοποίηση 526 εκατ. ευρώ.
Το ιστορικό χαμηλό της Attica Βank είναι στα 0,0660 ευρώ μετά το RS και προ reverse split
0,001255 ευρώ και σημειώθηκε στις 21 Δεκεμβρίου του 2017.
Η μετοχή της Τράπεζας της Ελλάδος έκλεισε στα 14,55 ευρώ, με πτώση -0,68% και
κεφαλαιοποίηση 289 δισ.ευρώ.
Μεικτές τάσεις στα μη τραπεζικά blue chips με χαμηλές συναλλαγές
Με μεικτές τάσεις έκλεισαν οι μη τραπεζικές μετοχές του FTSE 25, με χαμηλές συναλλαγές.
Την μεγαλύτερη άνοδο κατέγραψαν Τιτάν, Viohalco, ΕΛΧΑ.....
Στον αντίποδα πτωτικά έκλεισαν ΟΠΑΠ, ΕΛΠΕ, ΔΕΗ...
Η Coca Cola έκλεισε στα 26,41 ευρώ, με πτώση -0,64% και κεφαλαιοποίηση στα 9,84 δισ.
ευρώ και βρίσκεται στην 1η θέση των κεφαλαιοποιήσεων στο ελληνικό χρηματιστήριο.
Ο ΟΤΕ έκλεισε στα 13,25 ευρώ, με πτώση -0,38% και αποτίμηση 5,65 δισ. ευρώ και βρίσκεται
στη 2η θέση των κεφαλαιοποιήσεων.
Ο ΟΠΑΠ έκλεισε στα 14,60 ευρώ, με πτώση -1,75% και αποτίμηση 5,40 δισ. ευρώ και
βρίσκεται στην 3η θέση των κεφαλαιοποιήσεων.
Η ΔΕΗ έκλεισε στα 10,71 ευρώ, με πτώση -0,83% και αποτίμηση 4,10 δισ. ευρώ.
Ο Titan Cement International έκλεισε στα 20,80 ευρώ, με άνοδο +5,58% και κεφαλαιοποίηση
1,63 δισ.ευρώ.
Η ΓΕΚ Τέρνα έκλεισε στα 13,06 ευρώ, με πτώση -0,61% και κεφαλαιοποίηση 1,35 εκατ. ευρώ.
Η Τέρνα Ενεργειακή έκλεισε στα 15,45 ευρώ, με πτώση -0,45% και κεφαλαιοποίηση 1,82 εκατ.
ευρώ.
Η μετοχή των ΕΛΠΕ έκλεισε στα 7,17 ευρώ, με πτώση -1,38% και κεφαλαιοποίηση 2,19 δισ.
ευρώ.
Η μετοχή της Motor Oil έκλεισε στα 24,98 ευρώ, με άνοδο +0,48% και κεφαλαιοποίηση 2,77
δισ. ευρώ.
Η μετοχή της Jumbo έκλεισε στα 25,50 ευρώ, αμετάβλητη και κεφαλαιοποίηση 3,47 δισ. ευρώ.
Ο Μυτιληναίος έκλεισε στα 36,58 ευρώ, με άνοδο +1,61% και κεφαλαιοποίηση 5,23 δισεκ.
ευρώ.
Η ΕΥΔΑΠ έκλεισε στα 6,22 ευρώ, με άνοδο +0,32% και κεφαλαιοποίηση 662 εκατ. ευρώ.
Η ΕΛΒΑΛΧΑΚΟΡ έκλεισε στα 1,93 ευρώ, με άνοδο +2,66% και κεφαλαιοποίηση 724 εκατ.
ευρώ.
Η MIG (που είναι εκτός FTSE 25) έκλεισε στα 5,20 ευρώ, με άνοδο +0,39% και
κεφαλαιοποίηση 163 εκατ. ευρώ.
Σταθεροποίηση στα ελληνικά ομόλογα, το 10ετές στο 3,42% - Το spread με την Γερμανία στις
115 μ.β.
Σταθεροποίηση καταγράφεται σήμερα 11/12 στην ελληνική αγορά ομολόγων και  στις
υπόλοιπες αγορές της  Ευρωζώνης.
Το ελληνικό 10ετές ομόλογο βρίσκεται στο 3,42% και το 10ετές ιταλικό 4,06% με το μεταξύ
τους spread στις -64 μονάδες βάσης.
Το spread η διαφορά απόδοσης μεταξύ ελληνικών 10 ετών και γερμανικών ομολόγων
διαμορφώνεται στις 115 μονάδες βάσης από 114 μονάδες βάσης.
Το ελληνικό CDS στο 5ετές που αποτελεί και το benchmark, σήμερα διαμορφώνεται στις 70
μονάδες βάσης.
Ως μέτρο σύγκρισης αναφέρεται ότι το CDS της Αργεντινής βρίσκεται στις 1.030 μονάδες
βάσης.
Θυμίζουμε ότι τα επίπεδα ρεκόρ μετά το PSI+ στην Ελλάδα σημειώθηκαν στις 8 Ιουλίου του
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2015 στις 8700 μ.β.
Το CDS δουλεύει ως εξής….
Για κάθε 10 εκατ δολάρια έκθεση σε ελληνικό χρέος, ένας επενδυτής που θέλει να
αντισταθμίσει τον κίνδυνο χώρας αγοράζει ένα παράγωγο το CDS και πληρώνει π.χ. για την
Ελλάδα σήμερα απόδοση 0,70% ή 70 χιλ. δολάρια ασφάλιστρο ανά 10 εκατ δολ. επενδυτική
θέση στο ελληνικό χρέος.
Το spread Ελλάδος – Ιταλίας βρίσκεται στις -64 μονάδες βάσης.
Έναντι της Πορτογαλίας το spread με την Ελλάδα διαμορφώνεται στις 34 μονάδες βάσης.
Σταθεροποίηση  στα ομόλογα της Ευρωζώνης
Σταθεροποίηση καταγράφεται σήμερα 11/12 στα ομόλογα της Ευρωζώνης.
Το Ιταλικό 10ετές διαμορφώνεται σήμερα 11 Δεκεμβρίου του 2023 στο 4,06%.
Το 10ετές γερμανικό ομόλογο βρίσκεται σήμερα 11/12/2023 στο 2,27%..
Οι αποδόσεις των ευρωπαϊκών ομολόγων διαμορφώνονται ως εξής….
Η Ιρλανδική 10ετία λήξης 2028 εμφανίζει απόδοση στο 2,61% με το ιστορικό χαμηλό -0,333%
σημειώθηκε στις 15 Δεκεμβρίου 2020.
Το 10ετές Πορτογαλικό ομόλογο λήξης Οκτωβρίου 2028 έχει απόδοση 3,06% με ιστορικό
χαμηλό στο -0,062% που σημειώθηκε στις 15 Δεκεμβρίου 2020.
Το Ισπανικό 10ετές έχει απόδοση 3,30% με το ιστορικό χαμηλό στο -0,02% που σημειώθηκε
στις 16 Δεκεμβρίου 2020.
Στην Ιταλία το 10ετές ομόλογο λήξης 1η Αυγούστου του 2029 έχει απόδοση 4,06% και με
ιστορικό χαμηλό 0,4260% στις 12 Φεβρουαρίου του 2021.
Αξίζει να αναφερθεί ότι η Κύπρος έκδωσε 10ετές ομόλογο με επιτόκιο 2,32% και η τρέχουσα
απόδοση του είναι 3,37%.
Το ιστορικό χαμηλό σημειώθηκε στις 15 Δεκεμβρίου 2020 στο 0,088%.
www.bankingnews.gr
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25ο ετήσιο φόρουμ Capital Link Invest in Greece: Με ομιλία του Κυριάκου Μητσοτάκη
(via web) σήμερα στη Νέα Υόρκη η διεθνής σύνοδος κορυφής για την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πραγματοποιείται σήμερα στη Νέα Υόρκη το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital Link Invest in Greece.
Στη φετινή διοργάνωση που συμπίπτει, όπως τονίζουν οι διοργανωτές, με το διπλό ορόσημο
της 25ης επετείου αλλά και της νέας πορείας σταθερότητας και ανάπτυξης της Ελλάδας θα
μιλήσει ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης για το κεντρικό θέμα που είναι: «Επιτάχυνση
των επενδύσεων για τη βιώσιμη ανάπτυξη».
Θα παρευρίσκονται όμως δια ζώσης 4 υπουργοί της ελληνικής κυβέρνησης και δυο από την
κυβέρνηση των ΗΠΑ.
Παράλληλα θα τοποθετηθούν 100 ομιλητές κορυφαίοι ο καθένας στον τομέα του.
Ουσιαστικά το φόρουμ του Capital Link αποτελεί μια διεθνή σύνοδο κορυφής για την Ελλάδα
που πραγματοποιείται κάθε χρόνο στη Νέα Υόρκη που διοργανώνεται σε συνεργασία με το
Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, τον Όμιλο Χρηματιστηρίου Αθηνών και μεγάλες Παγκόσμια
Επενδυτικές Τράπεζες.
Είναι το μακροβιότερο επενδυτικό φόρουμ για την Ελλάδα στο εξωτερικό, που συμμετέχει σε
μια συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδας ως επιχειρηματικού και επενδυτικού
προορισμού σε παγκόσμιο κοινό.
Διοργανώνεται υπό την Αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας στη Νέα Υόρκη και είναι το
μοναδικό στο είδος του που, ακόμη και κατά την οικονομική κρίση, έπαιξε κρίσιμο ρόλο και
συνέβαλε στην ανάδειξη της Ελλάδας ως επενδυτικού προορισμού, καθώς και τις πολλές
ευκαιρίες που προσφέρει.
Συμμετοχές
Ακόμη
Στο φόρουμ συμμετέχουν εκπρόσωποι δεκάδων ελληνικών και ξένων εταιρειών μεταξύ των
οποίων:
Η Calamos Investments, η Libra Group, η Eurobank, η Intrakat, η LAMDA Development, η
MYTILINEOS, ο Opap, το OTE Group of Companies, η Piraeus Bank και η PRODEA
Investments.
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Capital Link – 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece»: H Eλλάδα σε νέα επενδυτική εποχή
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε μια ιδιαίτερα ευνοϊκή συγκυρία για την ελληνική οικονομία πραγματοποιείται σήμερα το 25ο
ετήσιο Forum «Invest in Greece» του
Capital Link
στη
Νέα Υόρκη
, με τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων
ελληνικών επιχειρήσεων. Παράλληλα, το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους
εκπρόσωποι από τις τέσσερις συστημικές τράπεζες,
Alpha Bank
,
Eurobank
,
Εθνική Τράπεζα
και
Τράπεζα Πειραιώς
, την
Attica Bank
και την
Hellenic Development Bank
, και μερικές από τις σημαντικότερες διεθνείς επενδυτικές τράπεζες, όπως Barclays, BNP
Paribas, Goldman Sachs International, Morgan Stanley, Nomura, AXIA Ventures Group Ltd.
Οι υπουργοί Εθνικής Οικονομίας, Κωστής Χατζηδάκης, Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστος
Σταϊκούρας, Ενέργειας και Περιβάλλοντος, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής ΥΠΕΘΟ,
Νίκος Παπαθανάσης και ο πρώην αναπληρωτής υπουργός Υγείας, Βασίλης Κοντοζαμάνης, θα
αναπτύξουν σε περισσότερα από 1.000 κορυφαία στελέχη επιχειρήσεων, επενδυτικών οίκων
και τραπεζών τις κεντρικές προτεραιότητες και τους στόχους της κυβέρνησης στους τομείς της
αρμοδιότητάς τους.
Επιπλέον, τόσο η κυβερνητική αποστολή όσο και τα κορυφαία στελέχη ελληνικών
επιχειρήσεων που μετέχουν στο συνέδριο θα έχουν την ευκαιρία για συναντήσεις με
εκπροσώπους της διεθνούς επενδυτικής κοινότητας, προκειμένου να συνομιλήσουν μαζί τους
για τις επενδυτικές ευκαιρίες, με βασικό στόχο την επιτάχυνσή τους ώστε να επιτευχθεί
βιώσιμη ανάπτυξη, όπως είναι και ο τίτλος του φετινού συνεδρίου («Accelerating Investments
for Sustainable Growth»).
Διαβάστε περισσότερα στο --.gr
Ειδήσεις σήμεραΤα είχα για φύλακες λέει ο 37χρονος για τα σκυλιά που κατασπάραξαν την
50χρονη – Πώς έγινε η επίθεσηΗ κυβέρνηση βάζει «λουκέτο» μακράς διαρκείας στις εξέδρες
των γηπέδων – Έτοιμος για σύγκρουση ο ΜητσοτάκηςΠόσοι ήταν τελικά οι Έλληνες της
Μικράς Ασίας το 1920;

https://banksnews.gr/capital-link-25%ce%bf-%ce%b5%cf%84%ce%ae%cf%83%ce%b9%ce%bf-forum-invest-in-greece-h-e%ce%bb%ce%bb%ce%ac%ce%b4%ce%b1-%cf%83%ce%b5-%ce%bd%ce%ad%ce%b1-%ce%b5%cf%80%ce%b5%ce%bd/


https://www.grtimes.gr/

 Publication date: 11/12/2023 10:42

 Similar Stats ranking (Greece): 1959

 link

Στη Νέα Υόρκη σήμερα ο Σταϊκούρας για το Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει σήμερα ο αρμόδιος υπουργός, Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum» στη Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Συμμετοχή του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών Χρήστου Σταϊκούρα στο
Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ελεύθερο
Συντάκτης / Αρθρογράφος:
Κατερίνα Καράμπελα
11 Δεκεμβρίου, 2023
Facebook Twitter Pinterest LinkedIn
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
11.12.2023
Τελευταία Άρθρα
© Copyright 2019, made by Lifespeed
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Capital Link: Σήμερα η 25η συνάντηση κορυφής στη Νέα Υόρκη για την ελληνική
οικονομία και τις επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
#Capital Link #Ελληνική οικονομία #Επενδύσεις Newsroom 11/12/2023 09:16 ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις.
Στη συνάντηση θα συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, Διεθνών &
Ελληνικών Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμών, Ανώτερων
Κυβερνητικών Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24
Εισηγμένων Εταιριών, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens
Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος,
η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα, με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: Την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτού του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable Growth» το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link
Invest in Greece Forum» πραγματοποιείται τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023, στο
«Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες
προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα,
δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις.
Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα
δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει ο πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
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Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικανική Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος,
CEO - Athens Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική
Λαζαράκου, Πρόεδρος της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens
Exchange Group - Aegean Airlines - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) - Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ
ENERGY Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group - MYTILINEOS
- National Bank of Greece - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA
Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν ο κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President - NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO - TEN
Ltd., και η κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group - Goldman Sachs.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το «2023 Capital Link Hellenic Leadership Award» στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Εισαγωγικά σχόλια θα πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ.
Κωνσταντίνος Χατζηδάκης.
H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S. Department of
State, θα πραγματοποιήσoυν τις κύριες ομιλίες.
Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου θα είναι η κυρία Nicole Petallides, Host -
Schwab Network, Former Anchor - FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του «25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum», το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, κατά τη διάρκεια
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της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το «Closing Bell - καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών» της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Overview: https://forums.capitallink.com/greece/2023/
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund, the National Fund of Greece • Hellenic
Development Bank • Hill International • Intrakat Group • JLL - Athens Economics • Koutalidis
Law Firm • Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas &
Partners Law Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of
Companies • PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal - A.S.
Papadimitriou & Partners Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP - Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • Chicago Atlantic
• CVC • Delsona Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel
Investment Partners (HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas •
RWE Energy Transition Investments
Χορηγός Speakers Reception: Red Apple Group
Χορηγός Breakfast: Castor
 Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
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ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης - Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI - American Hellenic Institute • Cyprus - US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM - European Financial Management Association •
HABA - Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA - Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW -
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK - Hellenic American Women's Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens - Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • GreekNewsUSA.com • Hellas Journal By Mignatiou.Com •
Hellenic DNA • Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
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Capital Link: Σήμερα η 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις
Επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Από Ε.Δ.
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις.
Στη συνάντηση θα συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, Διεθνών &
Ελληνικών Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμών, Ανώτερων
Κυβερνητικων Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24
Εισηγμένων Εταιριών, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens
Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος,
η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα, με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: Την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτού του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable Growth» το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link
Invest in Greece Forum» πραγματοποιείται τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023, στο
«Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας.
Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες
προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα,
δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις.
Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα
δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
 
Το Συνέδριο θα ανοίξει ο πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικανική Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν ο κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd., και η κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group – Goldman Sachs.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το «2023 Capital Link Hellenic Leadership Award» στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee – BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Εισαγωγικά σχόλια θα πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ.
Κωνσταντίνος Χατζηδάκης.
H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus – U.S. Department of
State, θα πραγματοποιήσoυν τις κύριες ομιλίες.
Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου θα είναι η κυρία Nicole Petallides, Host –
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Schwab Network, Former Anchor – FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του «25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum», το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το «Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών» της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Overview: https://forums.capitallink.com/greece/2023/
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
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Στην Νέα Υόρκη ο Σταϊκούρας για τα θέματα ενίσχυσης & αναβάθμισης των μεταφορών
& των υποδομών της χώρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, σήμερα Δευτέρα
11 Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Γιατί έχει πάει ο κ. Σταϊκούρας στη Νέα Υόρκη; ΔΕΙΤΕ ΕΠΙΣΗΣ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και
ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και τραπεζών.
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Με το βλέμμα σε πληθωρισμό και κεντρικές τράπεζες το Χρηματιστήριο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
13 συνεδριάσεις πριν το φινάλε του έτους για το ΧΑ. «Κυνήγι» προς υψηλότερα επίπεδα. Στο
επίκεντρο οι τράπεζες.
Ανασύνταξη δυνάμεων και υψηλότερα επίπεδα πριν το φινάλε του έτους, θα επιδιώξει το
Χρηματιστήριο καθώς απέχουμε μόλις 13 συνεδριάσεις από το 2024.
Όπως αναφέρει ο Ηλίας Ζαχαράκης της Fast Finance «τεχνικά σε μεγάλη εικόνα δεν έχει
αλλάξει κάτι. Σε ημερήσιο προβληματίζουν οι ταλαντωτές μας που ψάχνουν μία διόρθωση
έστω και χρονικά. ΑΝ άμεσα η αγορά δεν καταφέρει να κινηθεί ανοδικά θα συνεχίσει την
πλαγιο πτωτική κίνηση για να κερδίσει στην καλύτερη περίπτωση χρόνο για την συνέχεια. Ο
Δεκέμβριος συνήθως είναι μήνας πακέτων και κλεισιμάτων με τους περισσότερους να
προετοιμάζονται για το νέο έτος».
Η αγορά όλη την εβδομάδα προτίμησε την συσσώρευση δίνοντας την ευκαιρία σε αρκετούς
τίτλους της περιφέρειας αλλά και κάποιους τίτλους της μεσαίας να δώσουν σημαντικές
αποδόσεις. Το 1.270 επίπεδο προσπαθεί να συντηρηθεί και θα πρέπει άμεσα να δώσει μία
ανοδική κίνηση προς το 1.300 αν δεν θέλει να δοκιμάσει κίνηση στην στήριξη του 1.245 μιας
και οι ταλαντωτές μας εφιστούν την προσοχή μας.
Τα 2+1 mid caps με ισχυρές προοπτικές στο ταμπλό του Χρηματιστηρίου
Ο τζίρος ουσιαστικά έριξε ταχύτητες με τόσο μικρή διακύμανση με το Placement του 11% των
πετρελαίων και συνήθη πακέτα του Δεκεμβρίου να συντηρούν τα νούμερα. Στα ΕΛΠΕ πολύ
συγκεκριμένοι οι επενδυτές από το εξωτερικό θυμίζοντας ότι ακόμα μιλάμε για μία ημι δημόσια
εταιρία. Φυσικά έχει τεράστιο potential παρόλα αυτά οι περισσότεροι επενδυτές αποφεύγουν το
Ελληνικό δημόσιο. Από την άλλη ξεκινάει η διαδικασία πώλησης της Πειραιώς από το ΤΧΣ που
δεν νομίζουμε να προλαβαίνει να γίνει μέσα στον μήνα και θα πάει προς το τέλος του α΄
τριμήνου. Το αν θα πουληθεί πακέτο το 27% ή με δόσεις όπως η περίπτωση της Εθνικής θα
εξαρτηθεί και από τις αγορές.
Σήμερα, φορείς της κυβέρνησης και της εγχώρια επιχειρηματικής σκηνής θα βρεθούν στη Νέα
Υόρκη στο συνέδριο της Capital Link για συναντήσεις με επενδυτές με στόχο την προβολή και
ενίσχυση του επενδυτικού στόρι.
Στα διεθνή, δεν θα υπάρχει χώρος ξεκούρασης για τις αγορές, καθώς μπαίνουμε σε μια
ιδιαίτερα κρίσιμη και γεμάτη νέα δεδομένα εβδομάδα καθώς έχουμε τη του δημοπρασία για
treasuries 3 και 10 ετών αλλά και την ερευνα των προσδοκιών των καταναλωτών της NY Fed.
Αύριο, Τρίτη, ανακοινώνεται ο πολύ σημαντικός ΔΤΚ των ΗΠΑ και την Τετάρτη υπάρχει η
συνεδρίαση της FOMC και αλλά και ο PPI των ΗΠΑ. Την Πέμπτη υπάρχουν οι λιανικές
πωλήσεις στις ΗΠΑ και οι αποφάσεις από την ΕΚΤ, την SNB και την BoE. Τέλος, η Παρασκευή
ανακοινώνονται οι τελευταίοι παγκόσμιοι δείκτες flash PMI και τα μηνιαία δεδομένα από την
Κίνα. Όλα συνδυαστικά είναι ικανά να κουνήσουν τις αγορές και να πυροδοτήσουν ένα νέο ράλι
ή μια ισχυρή διορθωτική κίνηση, εάν απογοητεύσουν. Οι αναλυτές αναμένουν πάντως μια
σταθεροποίηση στον πληθωρισμό. Το consensus βλέπει στο +0,3% σε μηνιαία βάση τον
δομικό με τη Deutsche Bank στο +0,27% (τον προηγούμενο μήνα +0,23%). Αυτές οι εκτιμήσεις
θα οδηγούσαν τον επίσημο πληθωρισμό στο 3,1% σε ετήσια βάση (-0,1 π.μ.) και τον δομικό
στο 4% (σταθερός).
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Capital Link: Σήμερα η 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις
Επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM IEFIMERIDA.GR
11/12/2023  09:16
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις.
Στη συνάντηση θα συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, Διεθνών &
Ελληνικών Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμών, Ανώτερων
Κυβερνητικων Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24
Εισηγμένων Εταιριών, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens
Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος,
η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα, με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: Την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτού του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable Growth» το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link
Invest in Greece Forum» πραγματοποιείται τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023, στο
«Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας.
Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες
προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα,
δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις.
Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα
δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει ο πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικανική Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens
Exchange Group - Aegean Airlines - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) - Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ
ENERGY Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group - MYTILINEOS
- National Bank of Greece - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA
Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν ο κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President - NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO - TEN
Ltd., και η κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group - Goldman Sachs.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το «2023 Capital Link Hellenic Leadership Award» στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Εισαγωγικά σχόλια θα πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ.
Κωνσταντίνος Χατζηδάκης.
H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S. Department of
State, θα πραγματοποιήσoυν τις κύριες ομιλίες.
Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου θα είναι η κυρία Nicole Petallides, Host -

https://www.iefimerida.gr/oikonomia/capital-link-simera-i-25i-synantisi-koryfis


https://www.iefimerida.gr/

 Publication date: 11/12/2023 09:58

 Similar Stats ranking (Greece): 12

 https://www.iefimerida.gr/oikonomia/capital-link-simera-i-25i-synantisi-koryfis

Schwab Network, Former Anchor - FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του «25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum», το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το «Closing Bell - καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών» της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Overview: https://forums.capitallink.com/greece/2023/
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund, the National Fund of Greece • Hellenic
Development Bank • Hill International • Intrakat Group • JLL - Athens Economics • Koutalidis
Law Firm • Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas &
Partners Law Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of
Companies • PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal - A.S.
Papadimitriou & Partners Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP - Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • Chicago Atlantic
• CVC • Delsona Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel
Investment Partners (HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas •
RWE Energy Transition Investments
Χορηγός Speakers Reception: Red Apple Group
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime

https://www.iefimerida.gr/oikonomia/capital-link-simera-i-25i-synantisi-koryfis
https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html


https://www.iefimerida.gr/

 Publication date: 11/12/2023 09:58

 Similar Stats ranking (Greece): 12

 https://www.iefimerida.gr/oikonomia/capital-link-simera-i-25i-synantisi-koryfis

Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης - Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI - American Hellenic Institute • Cyprus - US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM - European Financial Management Association •
HABA - Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA - Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW -
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK - Hellenic American Women's Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens - Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • GreekNewsUSA.com • Hellas Journal By Mignatiou.Com •
Hellenic DNA • Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
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Χρηματιστήριο: Συνέχιση της συσσώρευσης με το βλέμμα στις συνεδριάσεις των
κεντρικών τραπεζών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Φίλιππος Νάκας και Prodea διαπραγματεύονται χωρίς το δικαίωμα στο μέρισμα
Σχετικά Άρθρα
Μας… έφαγαν οι ξένοι τα χαρτιά, πατριώτη! - Φλερτάρει με ιστορικά υψηλά η συμμετοχή τους
στο Χ.Α. λόγω πωλήσεων από ΤΧΣ
10/12/2023 - 19:15
Μετά το κλείσιμο του Χ.Α. – Υψηλό ημέρας στις δημοπρασίες και με λίγα βαριά χαρτιά – Βουτιά
για HelleniQ Energy
08/12/2023 - 17:33
Γεμάτη η μέρα σήμερα. Είναι το συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη με συμμετοχή
πολλών εισηγμένων.
Ξεκινάει η δημόσια εγγραφή για το εταιρικό ομόλογο της Ideal.
Η Νάκας διαπραγματεύεται χωρίς το δικαίωμα στο μέρισμα των 0,20 ευρώ, όπως και η Prodea
χωρίς το δικό της προμέρισμα ύψους 0,11 ευρώ.
Τέλος, ξεκινάει η διαπραγμάτευση των μετοχών της Orilina με τιμή εκκίνησης 0,95 ευρώ.
Οι επενδυτές θα έχουν στραμμένο το βλέμμα αυτήν την εβδομάδα στις συνεδριάσεις των
κεντρικών τραπεζών και στις ανακοινώσεις για τα επιτόκια.
Τα παράγωγα στην Ευρώπη δείχνουν ήπιο ανοδικό άνοιγμα και για την εγχώρια αγορά δεν
αποκλείεται η συσσώρευση να συνεχιστεί.
Η HelleniQ Energy θα παραμείνει στο επίκεντρο μετά και την υποχώρηση της μετοχής την
περασμένη Παρασκευή και τη μείωση του discount έναντι της τιμής του placement.
Eurobank Equities
Τα συμβόλαια μελλοντικής εκπλήρωσης της Ε.Ε. δείχνουν ένα ήπια ανοδικό άνοιγμα σήμερα,
με τους επενδυτές να συνεχίζουν να αξιολογούν τις προοπτικές των επιτοκίων εν όψει μίας
πολυάσχολης εβδομάδας συνεδριάσεων των κεντρικών τραπεζών.
Optima Bank
Περιμένουμε οι διεθνείς αγορές να δώσουν τον τόνο στο Χ.Α. σήμερα.
Beta
Εβδομάδα κεντρικών τραπεζών. Όλα τα βλέμματα θα είναι στραμμένα στις ανακοινώσεις την
Τρίτη και την Πέμπτη από FED και ΕΚΤ και ως εκ τούτου οι επενδυτές ενδέχεται να τηρήσουν
στάση αναμονής στη σημερινή συνεδρίαση.
Depolas
Μικρές διακυμάνσεις κατέγραψε ο ΓΔΧΑ την προηγούμενη εβδομάδα, ενώ διεθνώς το καλό
κλίμα διατηρήθηκε αμείωτο. Μάλιστα ο DAX 30 βρέθηκε σε νέο ιστορικό υψηλό μετά από ένα
ανοδικό σερί 6 εβδομάδων και ο S&P 500 προσέγγισε την προηγούμενη κορυφή μετά από μία
αντίστοιχη άνοδο. Στο επίκεντρο αυτή την εβδομάδα αναμφισβήτητα θα βρεθούν οι
συνεδριάσεις των κεντρικών τράπεζων FED (Τετάρτη) και ΕΚΤ (Πέμπτη), αλλά και τα μεγέθη
του πληθωρισμού που θα ανακοινωθούν στο μεσοδιάστημα σε Ευρώπη και ΗΠΑ. Στο
εσωτερικό, αναμένουμε αύξηση της μεταβλητότητας λόγω της εκπνοής παραγώγων, αλλά και
την ολοκλήρωση των μετοχικών μεταβολών στους δείκτες του ΧΑ. Σημειώνουμε εκ νέου ότι
στο προσκήνιο το επόμενο διάστημα ενδεχομένως να βρεθεί το μέγεθος της επιβράδυνσης
στην παγκόσμια οικονομία καθώς ο πληθωρισμός αποκλιμακώνεται εμφανώς. Αυτό
πιθανότατα θα ανακόψει την ανοδική ορμή των αγορών.  Το εκτιμώμενο εύρος τιμών για τον
ΓΔΧΑ οριοθετείτε μεταξύ των 1200 και 1330 μονάδων.
Κύκλος
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Η Federal την Τρίτη και η ΕΚΤ την Πέμπτη ανακοινώνουν τις αποφάσεις για τα
παρεμβατικά τους επιτόκια που αναμένεται να παραμείνουν αμετάβλητα, ενώ την Παρασκευή
λήγουν τα ΣΜΕ επί δεικτών και μετοχών για το ∆εκέμβριο. Στις 1270 μονάδες παραμένει η
εγγύτερη στήριξη για το Γ.∆. Ανοικτό το ενδεχόμενο να αναμετρηθεί με τις 1300 μονάδες μέχρι
το τέλος του έτους.
Γ.Κ.
www.bankingnews.gr
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Capital Link – 25ο ετήσιο Forum «Invest in Greece»: H Eλλάδα σε νέα επενδυτική εποχή
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Capital Link
Οικονομία
Κωστής Χατζηδάκης
Σε μια ιδιαίτερα ευνοϊκή συγκυρία για την ελληνική οικονομία πραγματοποιείται σήμερα το 25ο
ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη, με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Παράλληλα, το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις τέσσερις
συστημικές τράπεζες, Alpha Bank, Eurobank, Εθνική Τράπεζα και Τράπεζα Πειραιώς, την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και μερικές από τις σημαντικότερες διεθνείς
επενδυτικές τράπεζες, όπως Barclays, BNP Paribas, Goldman Sachs International, Morgan
Stanley, Nomura, AXIA Ventures Group Ltd.
Οι υπουργοί Εθνικής Οικονομίας, Κωστής Χατζηδάκης, Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστος
Σταϊκούρας, Ενέργειας και Περιβάλλοντος, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής ΥΠΕΘΟ,
Νίκος Παπαθανάσης και ο πρώην αναπληρωτής υπουργός Υγείας, Βασίλης Κοντοζαμάνης, θα
αναπτύξουν σε περισσότερα από 1.000 κορυφαία στελέχη επιχειρήσεων, επενδυτικών οίκων
και τραπεζών τις κεντρικές προτεραιότητες και τους στόχους της κυβέρνησης στους τομείς της
αρμοδιότητάς τους.
Επιπλέον, τόσο η κυβερνητική αποστολή όσο και τα κορυφαία στελέχη ελληνικών
επιχειρήσεων που μετέχουν στο συνέδριο θα έχουν την ευκαιρία για συναντήσεις με
εκπροσώπους της διεθνούς επενδυτικής κοινότητας, προκειμένου να συνομιλήσουν μαζί τους
για τις επενδυτικές ευκαιρίες, με βασικό στόχο την επιτάχυνσή τους ώστε να επιτευχθεί
βιώσιμη ανάπτυξη, όπως είναι και ο τίτλος του φετινού συνεδρίου («Accelerating Investments
for Sustainable Growth»).
Διαβάστε περισσότερα στο newmoney.gr
Ειδήσεις σήμερα
Τα είχα για φύλακες λέει ο 37χρονος για τα σκυλιά που κατασπάραξαν την 50χρονη - Πώς
έγινε η επίθεση
Η κυβέρνηση βάζει «λουκέτο» μακράς διαρκείας στις εξέδρες των γηπέδων - Έτοιμος για
σύγκρουση ο Μητσοτάκης
Πόσοι ήταν τελικά οι Έλληνες της Μικράς Ασίας το 1920;
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Capital Link: Επί τάπητος η βιώσιμη ανάπτυξη μέσα από την επιτάχυνση των
επενδύσεων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε μια ιδιαίτερα ευνοϊκή συγκυρία για την ελληνική οικονομία πραγματοποιείται σήμερα το 25ο
ετήσιο Forum «Invest in Greece» του
Capital Link
στη
Νέα Υόρκη
, με τη συμμετοχή κορυφαίων εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής
κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων
ελληνικών επιχειρήσεων. Παράλληλα, το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους
εκπρόσωποι από τις τέσσερις συστημικές τράπεζες,
Alpha Bank
,
Eurobank
,
Εθνική Τράπεζα
και
Τράπεζα Πειραιώς
, την
Attica Bank
και την
Hellenic Development Bank
, και μερικές από τις σημαντικότερες διεθνείς επενδυτικές τράπεζες, όπως Barclays, BNP
Paribas, Goldman Sachs International, Morgan Stanley, Nomura, AXIA Ventures Group Ltd.
Οι υπουργοί Εθνικής Οικονομίας, Κωστής Χατζηδάκης, Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστος
Σταϊκούρας, Ενέργειας και Περιβάλλοντος, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής ΥΠΕΘΟ,
Νίκος Παπαθανάσης και ο πρώην αναπληρωτής υπουργός Υγείας, Βασίλης Κοντοζαμάνης, θα
αναπτύξουν σε περισσότερα από 1.000 κορυφαία στελέχη επιχειρήσεων, επενδυτικών οίκων
και τραπεζών τις κεντρικές προτεραιότητες και τους στόχους της κυβέρνησης στους τομείς της
αρμοδιότητάς τους.
Επιπλέον, τόσο η κυβερνητική αποστολή όσο και τα κορυφαία στελέχη ελληνικών
επιχειρήσεων που μετέχουν στο συνέδριο θα έχουν την ευκαιρία για συναντήσεις με
εκπροσώπους της διεθνούς επενδυτικής κοινότητας, προκειμένου να συνομιλήσουν μαζί τους
για τις επενδυτικές ευκαιρίες, με βασικό στόχο την επιτάχυνσή τους ώστε να επιτευχθεί
βιώσιμη ανάπτυξη, όπως είναι και ο τίτλος του φετινού συνεδρίου («Accelerating Investments
for Sustainable Growth»).
Διαβάστε περισσότερα στο --.gr
Ειδήσεις σήμεραΤα είχα για φύλακες λέει ο 37χρονος για τα σκυλιά που κατασπάραξαν την
50χρονη – Πώς έγινε η επίθεσηΗ κυβέρνηση βάζει «λουκέτο» μακράς διαρκείας στις εξέδρες
των γηπέδων – Έτοιμος για σύγκρουση ο ΜητσοτάκηςΠόσοι ήταν τελικά οι Έλληνες της
Μικράς Ασίας το 1920;
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Capital Link: Επί τάπητος η βιώσιμη ανάπτυξη μέσα από την επιτάχυνση των
επενδύσεων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Capital Link
Οικονομία
Κωστής Χατζηδάκης
Σε μια ιδιαίτερα ευνοϊκή συγκυρία για την ελληνική οικονομία πραγματοποιείται σήμερα το 25ο
ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη, με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Παράλληλα, το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις τέσσερις
συστημικές τράπεζες, Alpha Bank, Eurobank, Εθνική Τράπεζα και Τράπεζα Πειραιώς, την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και μερικές από τις σημαντικότερες διεθνείς
επενδυτικές τράπεζες, όπως Barclays, BNP Paribas, Goldman Sachs International, Morgan
Stanley, Nomura, AXIA Ventures Group Ltd.
Οι υπουργοί Εθνικής Οικονομίας, Κωστής Χατζηδάκης, Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστος
Σταϊκούρας, Ενέργειας και Περιβάλλοντος, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής ΥΠΕΘΟ,
Νίκος Παπαθανάσης και ο πρώην αναπληρωτής υπουργός Υγείας, Βασίλης Κοντοζαμάνης, θα
αναπτύξουν σε περισσότερα από 1.000 κορυφαία στελέχη επιχειρήσεων, επενδυτικών οίκων
και τραπεζών τις κεντρικές προτεραιότητες και τους στόχους της κυβέρνησης στους τομείς της
αρμοδιότητάς τους.
Επιπλέον, τόσο η κυβερνητική αποστολή όσο και τα κορυφαία στελέχη ελληνικών
επιχειρήσεων που μετέχουν στο συνέδριο θα έχουν την ευκαιρία για συναντήσεις με
εκπροσώπους της διεθνούς επενδυτικής κοινότητας, προκειμένου να συνομιλήσουν μαζί τους
για τις επενδυτικές ευκαιρίες, με βασικό στόχο την επιτάχυνσή τους ώστε να επιτευχθεί
βιώσιμη ανάπτυξη, όπως είναι και ο τίτλος του φετινού συνεδρίου («Accelerating Investments
for Sustainable Growth»).
Διαβάστε περισσότερα στο newmoney.gr
Ειδήσεις σήμερα
Τα είχα για φύλακες λέει ο 37χρονος για τα σκυλιά που κατασπάραξαν την 50χρονη - Πώς
έγινε η επίθεση
Η κυβέρνηση βάζει «λουκέτο» μακράς διαρκείας στις εξέδρες των γηπέδων - Έτοιμος για
σύγκρουση ο Μητσοτάκης
Πόσοι ήταν τελικά οι Έλληνες της Μικράς Ασίας το 1920;
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Capital Link: Επί τάπητος η βιώσιμη ανάπτυξη μέσα από την επιτάχυνση των
επενδύσεων (pics)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ιδιαίτερα σημαντικό το 25ο ετήσιο Φόρουμ, καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας, παρά τις διεθνείς προκλήσεις – Χατζηδάκης στο
newmoney: «Παράδειγμα επιτυχίας στην οικονομική πολιτική η Ελλάδα»
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Ο Χρήστος Σταϊκούρας στο συνέδριο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
1
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, θα παραστεί σήμερα στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών

https://expertnews.gr/o-christos-staikoyras-sto-synedrio-25th-annual-capital-link-invest-in-greece-forum/


https://www.olatanea.gr/

 Publication date: 11/12/2023 08:17

 Similar Stats ranking (Greece): 50494

 link

Capital Link: Επί τάπητος η βιώσιμη ανάπτυξη μέσα από την επιτάχυνση των
επενδύσεων
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Iδιαίτερα σημαντικό το 25ο ετήσιο Φόρουμ, καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας, παρά τις διεθνείς προκλήσεις
Πηγή: proto thema
Facebook Twitter Pinterest Email Σχόλια
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Ο Χρ. Σταϊκούρας στη Ν. Υόρκη με αφορμή το Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για
την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, θα παραστεί σήμερα στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Ο Χρ. Σταϊκούρας στη Ν. Υόρκη με αφορμή το Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για
την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Θα πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, θα παραστεί σήμερα στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Ο Χρ. Σταϊκούρας στη Ν. Υόρκη με αφορμή το Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για
την Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, θα παραστεί σήμερα στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
Λεπτομέρειες στη συνδρομητική σελίδα του ΑΠΕ-ΜΠΕ.
© ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ. Τα πνευματικά δικαιώματα ανήκουν στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ.
Απαγορεύεται η αναπαραγωγή από επισκέπτες της ιστοσελίδας.
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Capital Link: Επί τάπητος η βιώσιμη ανάπτυξη μέσα από την επιτάχυνση των
επενδύσεων (pics)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ιδιαίτερα σημαντικό το 25ο ετήσιο Φόρουμ, καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας, παρά τις διεθνείς προκλήσεις – Χατζηδάκης στο
newmoney: «Παράδειγμα επιτυχίας στην οικονομική πολιτική η Ελλάδα»
Σε μια ιδιαίτερα ευνοϊκή συγκυρία για την ελληνική οικονομία πραγματοποιείται σήμερα το 25ο
ετήσιο Forum «Invest in Greece» του Capital Link στη Νέα Υόρκη, με τη συμμετοχή κορυφαίων
εκπροσώπων της ελληνικής, αλλά και της αμερικανικής κυβέρνησης, της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας, καθώς και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών επιχειρήσεων.
Παράλληλα, το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις τέσσερις
συστημικές τράπεζες, Alpha Bank,-Eurobank, Εθνική Τράπεζα και Τράπεζα Πειραιώς,
την Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και μερικές από τις σημαντικότερες
διεθνείς επενδυτικές τράπεζες, όπως Barclays,  BNP Paribas, Goldman Sachs
International,  Morgan Stanley, Nomura, AXIA Ventures Group Ltd.
Οι υπουργοί Εθνικής Οικονομίας, Κωστής Χατζηδάκης, Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστος
Σταϊκούρας, Ενέργειας και Περιβάλλοντος, Θόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής ΥΠΕΘΟ,
Νίκος Παπαθανάσης και ο πρώην αναπληρωτής υπουργός Υγείας, Βασίλης Κοντοζαμάνης, θα
αναπτύξουν σε περισσότερα από 1.000 κορυφαία στελέχη επιχειρήσεων, επενδυτικών οίκων
και τραπεζών τις κεντρικές προτεραιότητες και τους στόχους της κυβέρνησης στους τομείς της
αρμοδιότητάς τους. Επιπλέον, τόσο η κυβερνητική αποστολή όσο και τα κορυφαία στελέχη
ελληνικών επιχειρήσεων που μετέχουν στο συνέδριο θα έχουν την ευκαιρία για συναντήσεις με
εκπροσώπους της διεθνούς επενδυτικής κοινότητας, προκειμένου να συνομιλήσουν μαζί τους
για τις επενδυτικές ευκαιρίες, με βασικό στόχο την επιτάχυνσή τους ώστε να επιτευχθεί
βιώσιμη ανάπτυξη, όπως είναι και ο τίτλος του φετινού συνεδρίου («Accelerating Investments
for Sustainable Growth»).
Ο επικεφαλής της ΑΑΔΕ, Γιωργος Πιτσιλής
Το 25ο ετήσιο Φόρουμ του Capital Link πραγματοποιείται σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο
της Νέας Υόρκης και το Χρηματιστήριο Αθηνών και επικεφαλής χορηγούς τη Goldman Sachs
και την ΤΕΝ Ltd (Tsakos Energy Navigation Ltd) στο Metropolitan Club της Νέας Υόρκης. Κατά
την έναρξη των εργασιών, θα προβληθεί βιντεοσκοπημένο μήνυμα προς τους επενδυτές από
τον πρωθυπουργό, Κυριάκο Μητσοτάκη.
Το φετινό Φόρουμ που διοργανώνεται για 25ο συναπτό έτος, είναι ιδιαίτερα σημαντικό, καθώς
η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας, παρά τις
συνεχείς προκλήσεις στο διεθνές πολιτικό, οικονομικό και γεωπολιτικό σκηνικό.
Ο ιδρυτής και δ/νων σύμβολυος της ΤΕΝ Ltd, Δρ Νίκος Τσάκος και ο επικεφαλής της
Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, Γιώργος Ζαββός
Θετικό περιβάλλον και ευοίωνες προοπτικές
Η πολιτική σταθερότητα της χώρας, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές
αποτιμήσεις έχουν ενισχύσει την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά.
Ζητούμενο αποτελεί η βιώσιμη ανάπτυξη κι αυτό θα επιτευχθεί, μεταξύ άλλων, μέσα από την
επιτάχυνση των επενδύσεων, ένας στόχος που διευκολύνεται:
1ον: από την πρόσφατη αναβάθμιση της πιστοληπτικής αξιολόγησης της ελληνικής οικονομίας
από τον οίκο Fitch που επισημοποιεί την ανάδειξη της Ελλάδας στην επενδυτική κατηγορία. Η
αναβάθμιση – η τρίτη κατά σειρά μετά την S&P και τη Moody’s – ήρθε να επισημοποιήσει την
πρόοδο της ελληνικής οικονομίας και τις ακόμη πιο θετικές προοπτικές που διανοίγονται με την
εφαρμογή της πολιτικής της χώρας. Δημιουργεί παράλληλα τις προϋποθέσεις για περαιτέρω
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ενίσχυση της εισροής επενδύσεων, καλύτερες συνθήκες χρηματοδότησης της οικονομίας,
ανάπτυξη και αύξηση της απασχόλησης.
2ον: Από τα τελευταία στοιχεία της Eurostat που έδειξαν ότι η ανάπτυξη ανήλθε στο 2,1% κατά
το γ’ τρίμηνο του 2023 συγκριτικά με το αντίστοιχο τρίμηνο πέρυσι και σε αντίθεση με την
ευρωζώνη που παρέμεινε στάσιμη στο σύνολό της (0%). Συνολικά, σε ετήσια βάση η Ελλάδα
καταλαμβάνει την πέμπτη θέση. Παράλληλα, η Κομισιόν έχει προβλέψει διατήρηση των
υψηλών ρυθμών ανάπτυξης για φέτος και το 2024, (διπλάσιους από τον μέσο όρο της
ευρωζώνης), πρωτογενή πλεονάσματα γύρω στο 2,5% την επόμενη διετία, ενίσχυση των
επενδύσεων λόγω του Ταμείου Ανάκαμψης, υποχώρηση της ανεργίας και του δημόσιου
χρέους.
3ον: Από το τριπλό θετικό σήμα που έλαβε η Ελλάδα από τη συνδιάσκεψη  του Eurogroup και
του ECOFIN την Παρασκευή, στις Βρυξέλλες: τα εύσημα για τον νέο κρατικό προϋπολογισμό,
την εξαίρεση των αμυντικών δαπανών από τους στόχους και τους κανόνες για τα
δημοσιονομικά ελλείμματα, και το πράσινο φως για να πέσουν στην οικονομία 36 δισ. ως το
2026 από το Ταμείο Ανάκαμψης. Σημειώνεται ότι η Ελλάδα ήταν η μια από τις μόλις 7 χώρες
της ευρωζώνης που πήρε την έγκριση για τον νέο κρατικό προϋπολογισμό χωρίς πιέσεις για
νέα μέτρα, εξέλιξη που εξασφαλίζει σταθερότητα και αναπτυξιακή προοπτική στη χώρα.
Εκπρόσωποι της κυβέρνησης και στελέχη κορυφαίων ελληνικών επιχειρήσεων έδωσαν το
«παρών» στο ελληνικό προξενείο στη Νέα Υόρκη
Μια θερμή υποδοχή στη Νέα Υόρκη από τον Γενικό Πρόξενο
Το 25ο Συνέδριο τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας στη Νέα Υόρκη και
μια ημέρα πριν, ο Γενικός Πρόξενος, κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, ωε είθισται, υποδέχθηκε τους
συνέδρους, που είχαν την ευκαιρία να συνομιλήσουν και να ανταλλάξουν απόψεις. Εκεί
βρέθηκαν οι υπουργοί της ελληνικής κυβέρνησης και δεκάδες εκπρόσωποι τραπεζών και
επιχειρήσεων.
Ο Γενικός πρόξενος της Ελλάδας στη Νέα Υόρκη και η σύζυγός του Μυρσίνη Φελιού με τον
Νίκο και την Όλγα Μπορνόζη
Χατζηδάκης: «Παράδειγμα επιτυχίας στην οικονομική πολιτική η Ελλάδα»
Όπως είπε μιλώντας στο newmoney, o υπουργός Εθνικής Οικονομίας, Κωστής Χατζηδάκης, η
δουλειά της ελληνικής κυβέρνησης είναι τώρα πού πιο εύκολη, σε σχέση με 10 χρόνια πριν
που είχε παραστεί ξανά στο συνέδριο του Capital Link. H Eλλάδα φαίνεται διεθνώς ότι είναι ένα
παράδειγμα επιτυχίας, ως προς την οικονομική πολιτική και δουλειά μας είναι στην κυβέρνηση
συνολικά αλλά και στο υπ. Οικονομικών ειδικότερα, να προχωρήσουμε γρήγορα με όλες τις
αλλαγές, με όλες τις αναγκαίες τομές και μεταρρυθμίσεις έτσι ώστε να προσελκύσουμε
περισσότερες επενδύσεις, να ανοίξουν περισσότερες δουλειές, και η Ελλάδα μας να φύγει
δυναμικά μπροστά».
Από αριστερά: Νίκος Παπαθανάσης, Όλγα και Νίκος Μπορνόζης, Κωστής Χατζηδάκης,και
Γιώργος Μυλωνογιάννης (πρόεδρος ΔΣ Ελλάκτωρ)
Παπαθανάσης: Το Capital Link παρουσιάζει κατ’ ουσίαν τη δυναμική της ελληνικής οικονομίας
«Το 25ο Capital Link εδώ στη Νέα Υόρκη είναι πολύ σημαντικό, διότι παρουσιάζει κατ ουσίαν
τη δυναμική της ελληνικής οικονομίας», ανέφερε ο αν. ΥΠΕΘΟ, Νίκος Παπαθανάσης.«
Ανελλιπώς για 25 χρόνια συμβαίνει εδώ στη Νέα Υόρκη και βεβαίως πολλοί Έλληνες
επιχειρηματίες έχουν την ευκαιρία να συναντήσουν υπουργούς, γενικούς γραμματείς και
ταυτόχρονα να υπάρχει διασύνδεση με άλλους επιχειρηματίες από την Ελλάδα. Βοηθά την
ελλ., οικονομία που είναι σε ανοδική πορεία. Αυτό το συνέδριο θα έχει επιτυχία καθώς έχει
ιδιαίτερο ενδιαφέρον και συμμετοχή».
Γ.Ζαββός: Στόχος μας η Ελληνική Αναπτυξιακή Τράπεζα να είναι η «πράσινη τράπεζα των
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μικρομεσαίων
«Πολύ σημαντική στο φετινό συνέδριο η παρουσία ξένων και κυρίως Αμερικανών επενδυτών»,
μας ανέφερε από την πλευρα ΄του ο επικεφαλής της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας,
Γιώργος Ζαββός . «Βρισκόμαστε σε μια ευτυχή και ανοδική συγκυρία δεδομένου ότι η χώρα
μας έχει αναβαθμιστεί στην επενδυτική βαθμίδα, οπότε ανοίγουν τεράστιες νέες προοπτικές ως
ελκτικό σημείο για τις επενδυσεις. Μεγάλη όμως είναι και η εξυγίανση του ελληνικού
τραπεζικού συστήματος λόγω του προγράμματος «Ηρακλής» που συνέβαλε στη ριζική μείωση
των κόκκινων δανείων, σε μονοψήφιο ποσοστο μετά από πολλά χρόνια. Κι εμείς ως
Αναπτυξιακή Τράπεζα θα έχουμε μια σημαντική παρουσία εδώ και θα παρουσιάσουμε τον
ρόλο των τραπεζών στη χρηματοδότηση τη ελληνικής οικονομίας και των ΜμΕ. Είναι μια
συγκυρία που και η αναπτυξιακή τράπεζα είναι σε ανοδική πορεία και καθίσταται ο
αναπόσπαστος παράγοντας του τραπεζικού συστηματος με καταλυτικό ρόλο στη μείωση του
κόστους δανεισμού για τις ΜμΕ, ενώ παράλληλα αντλεί και πολύ περισσότερους πόρους
κυρίως από την ευρωπαική Τραπεζα επενδύσεων. Στόχος μας είναι επίσης η ελληνική
αναπτυξιακή Τράπεζα να είναι πραγματικά η πράσινη τράπεζα των μικρομεσαιών».
Ο Γενικός Προξενος, Ντίνος Παπακωνσταντίνου (στο κέντρο), με τον Νίκο και την Όλγα
Μπορνόζη, πρόεδρο και δ/νουσα σύμβουλο αντίστοιχα της Capital Link
Τα πάνελ του συνεδρίου
Κεντρικός ομιλητής στο μεσημεριανό γεύμα του Φόρουμ θα είναι ο υπουργός Εθνικής
Οικονομίας, Κωστής Χατζηδάκης, ενώ χαιρετισμό θα απευθύνουν ο Δρ Νίκος Τσάκος, ιδρυτής
και CEO της ΤΕΝ Ltd, o John Tuttle, αντιπρόεδρος του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης, ο
Γιάννος Κοντόπουλος, Διευθύνων Σύμβουλος του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, η Beth
Hammack, co-head Global Financing Group της Goldman Sachs. Θα προηγηθούν οι ομιλίες
του αναπληρωτή ΥΠΕΘΟ, Νίκου Παπαθανάση, αναφορικά με την επιτάχυνση του επενδυτικού
μομέντουμ, του υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστου Σταϊκούρα, για την
αναβάθμιση των υποδομών και του δικτύου μεταφορών της χώρας, ενώ στο νέο ενεργειακό
τοπίο που δημιουργείται στην Ελλάδα θα αναφερθεί στην ομιλία του ο υπουργός
Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης. Για τη θέση της Ελλάδας ως
περιφερειακού κόμβου στον τομέα των υπηρεσιών υγείας θα αναφερθεί ο πρώην
αναπληρωτής υπουργός Υγείας, Βασίλης Κοντοζαμάνης.
Ομιλητής σε ειδικό πάνελ με τίτλο «Σκέψεις ενός μακροπρόθεσμου επενδυτή – Κοιτάζοντας
μπροστά με εμπιστοσύνη», θα είναι ο Τζον Πόλσον.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση εκπροσωπούν ο  υφυπουργός εξωτερικών των Ηνωμένων
Πολιτειών αρμόδιος για θέματα ενεργειακών πόρων, Τζέφρι Πάιατ και ο Αναπληρωτής Βοηθός
Υπουργός Ευρωπαϊκών και Ευρασιατικών Υποθέσεων των ΗΠΑ Τζόσουα.
Γιάννης Πολλάλης, καθηγητής Business Strategy στο Παν/μιο Πειραιά και Γιώργος Ζαββός
Την ΕΚΤ εκπροσωπεί η Ελίζαμπεθ ΜακΚολ, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου.
Στην άλλη πλευρά του Ατλαντικού βρίσκονται επίσης 24 Εισηγμένες Εταιρίες που θα
έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens Exchange Group  – Aegean
Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company SA (EYDAP) -Attica Bank –
AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ: COSM) – Dimand S.A. –
ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ ENERGY Holdings – Intrakat
S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group  – MYTILINEOS  – National Bank of
Greece  – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank – PRODEA Investments – Public
Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο όπου θα απονεμηθεί το «2023
Capital Link Hellenic Leadership Award» στον κ. Νίκο Σταθόπουλο, επικεφαλής της BC
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Partners, ως αναγνώριση της και συνεισφοράς του μέσα από τις επενδύσεις που υλοποιεί η
εταιρεία του στην Ελλάδα όλα αυτά τα χρόνια.
Την Τρίτη οι ελληνοαμερικανικές και ελληνικών συμφερόντων εισηγμένες στο Χρηματιστήριο
της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το καμπανάκι του κλεισίματος των εργασιών
του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης.
Διαβάστε ακόμη
Πρωτογενές πλεόνασμα 5 δισ. ευρώ και νέα μέτρα στήριξης 2,7 δισ. ευρώ το 2024
Ερευνα: Οι 7 τρόποι που προλαβαίνουν την κατάθλιψη
Επιβεβαιώνεται η αστάθεια του Bitcoin: Τι σημαίνει η πτώση 7,5% μετά το ράλι (γράφημα)
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Αστρονομικές αποδόσεις - Η Αττική Οδός και το ΣτΕ - Η απελευθέρωση της... Aegean
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Αστρονομική μερισματική απόδοση
Την περασμένη Παρασκευή η μετοχή της Galaxy Cosmos Mezzanine που διαπραγματεύεται
στην ΕΝΑ του ΧΑ έκλεισε στα 0,571 ευρώ. Η εταιρία προχωρά όπως ανακοινώθηκε σε
επιστροφή κεφαλαίου που ανέρχεται σε 0,1064 ευρώ ανά μετοχή και μια απλή αριθμητική
πράξη δείχνει ότι η απόδοση ανά μετοχή από την επιστροφή ανέρχεται σε ποσοστό 18,6%. Για
όσους δεν το γνωρίζουν η βασική επιχειρηματική δραστηριότητά της Galaxy συνίσταται στη
διακράτηση και στη διαχείριση μέρους των ομολογιών μεσαίας εξοφλητικής προτεραιότητας
(Mezzanine Νotes) και των ομολογιών χαμηλής εξοφλητικής προτεραιότητας (Junior Notes)
που εκδόθηκαν στο πλαίσιο των τιτλοποιήσεων χαρτοφυλακίων δανείων έκδοσης της Alpha
Bank SA, Galaxy και Cosmos. Ουσιαστικά δηλαδή η εταιρία παίζει πάνω στη διαχείριση των
κόκκινων δανείων που έχουν τιτλοποιηθεί και οι επιδόσεις ξεπερνούν κάθε προσδοκία.
Η απελευθέρωση της … Aegean
Την ερχόμενη Πέμπτη θα πραγματοποιηθεί η έκτακτη Γενική Συνέλευση της Aegean για την
έγκριση της εξαγοράς των warrants από το ελληνικό δημόσιο με την απόφαση να θεωρείται
δεδομένη. Η ολοκλήρωση των διαδικασιών αναμένεται να απελευθερώσει και τη μετοχή που
παραμένει εγκλωβισμένη γύρω από την τιμή άσκησης από τότε που το δημόσιο ανακοίνωσε
την άσκηση των δικαιωμάτων. Και αυτό διότι η Aegean παραμένει μια από τις φθηνότερες
μετοχές αεροπρικών εταιριών παγκοσμίως.
Τρενάκι του τρόμου
Τρενάκι του τρόμου θυμίζει η μετοχή της Ακρίτας μετά την έξοδό της από την επιτήρηση που
προέκυψε λόγω της γενναίας αναδιάρθρωσης χρεών της εταιρίας. Το ερώτημα πλέον είναι η
εταιρία μπορεί να αλλάξει σελίδα και να επανέλθει σε τροχιά κερδοφορίας επί πραγματικών
στοιχείων και όχι λογιστικών επιδράσεων από τις αναδιαρθρώσεις οι οποίες δημιουργούν
εντυπώσεις.
Οι μετεγγραφές της Attica Bank
Έντονη είναι η κινητικότητα της Attica Bank στο μέτωπο προσέλκυσης τραπεζικών στελεχών το
τελευταίο διάστημα καθώς οι διαδικασίες ενοποίησης με την Παγκρήτια θα τρέξουν με ταχείς
ρυθμούς μετά το Φεβρουάριο και όλα πρέπει να είναι έτοιμα για να μπει δυνατά στη μάχη του
ανταγωνισμού το νέο σχήμα. Πληροφορίες αναφέρουν ότι ήδη έχουν γίνει κρούσεις σε μεσαία
και ανώτερα στελέχη συστημικών τραπεζών με δελεαστικά πακέτα και από τις αρχές του
χρόνου οι μετακινήσεις που θα γίνουν θα εκπλήξουν.
Επενδυτική απειλή
Kομματάκι απειλητική η Κριστίν Λαγκάρντ σε ότι αφορά τη μείωση των επιτοκίων. Οπως λέει η
σιδηρά κυρία ερμηνεύοντας κάποιος τις δηλώσεις της , το προσεχώς είναι πράγματι
προσεχώς. Τι σημαίνει αυτό; Η μείωση των επιτοκίων δεν πρόκειται να ξεκινήσει άμεσα. Και
όταν λέμε μείωση εννοούμε προς μία άλλη «υψηλή» ισορροπία κόστους δανεισμού.
Εκδόσεις ενόψει
Εν τω μεταξύ τα ανεβασμένα επιτόκια θα πρέπει να σημειωθεί πως δεν δημιούργησαν
πρόβλημα σε ότι αφορά την ανοδική πορεία του Χρηματιστηρίου. Τι και γιατί μένει να το δούμε.
Το σίγουρο πάντως είναι πως οι εκδόσεις που προγραμματίζονται για την επόμενη χρονιά είναι
πολλές.
"Κοραή 4"
Η Εθνική Τράπεζα παρέδωσε τον Χώρο Ιστορικής Μνήμης «Κοραή 4» στο Ελληνικό Δημόσιο
και το Δήμο Αθηναίων. Πρόκειται για έναν χώρο που ανήκε στην Εθνική Ασφαλιστική πριν την
πώλησή της στο CVC αλλά που με απόφαση της Εθνικής Τράπεζας εξαιρέθηκε από την
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πώληση μιας και αποτελούσε χώρο ιστορικό. Για όποιον δεν ξέρει πρόκειται για το παλιό
κολαστήριο της Κομαντατούρ που ανακαινίσθηκε και διαμορφώθηκε σε ένα σύγχρονο μουσείο
μνήμης και αναβίωσης της ιστορίας. Για όποιον δεν έχει επισκεφθεί το χώρο, θα πρεπε να το
κάνει για να διαβάσει μηνύματα ονόματα σκίτσα και να κατανοήσει την εποχή και την αντίσταση
στην γερμανική κατοχή.
Η Αττική Οδός και το ΣτΕ
Τις εξελίξεις γύρω από την υποβολή της προσφυγής των Vinci – Mytilineos στο ΣτΕ για τον
διαγωνισμό της νέας σύμβασης παραχώρησης της Αττικής Οδού, όπου προτιμητέος
επενδυτής έχει ανακηρυχθεί από το ΤΑΙΠΕΔ η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, τις έχετε προφανώς
πληροφορηθεί από την περασμένη εβδομάδα. Προφανώς και ο χρόνος πιέζει, και σίγουρα
μέχρι να βγούνε αποφάσεις και να ανακοινωθούν θα περάσουν μήνες, μια φορά πάντως, έχω
την αίσθηση ότι ίσως η εκδίκαση της υπόθεσης να μην καθυστερήσει πολύ και να γίνει στις
αρχές του νέου έτους, δηλαδή από Ιανουάριο κάπου και μετά. Επειδή, υποθέτουμε ότι στην
κυβέρνηση θέλουν να ξεκαθαρίσει και όσο το δυνατόν γρηγορότερα το τοπίο, αν και πάντα
υπάρχουν λύσεις και εναλλακτικές.
Αναμονή για ΒΟΑΚ
Να δούμε βέβαια, πότε θα έχουμε τελικά νεότερα και για τη mega παραχώρηση του ΒΟΑΚ,
εκτιμώμενης αξίας κοντά στα 2 δισ. ευρώ (έχει και σημαντικό, όσο όμως και δύσκολο τεχνικό
αντικείμενο). Γιατί στην αγορά όλο περιμένουν νεότερα από το άνοιγμα των οικονομικών
προσφορών και φτάνουμε στα τέλη του 2023. Με συνέπεια, οι φήμες και τα σενάρια να μην
περιορίζονται μόνο στο πόσο σύνθετο είναι το εγχείρημα από τεχνικής και χρηματοοικονομικής
πλευράς, αλλά και σε κινήσεις παρασκηνιακού χαρακτήρα, ζυμώσεις, επαφές, αντεγκλήσεις και
διεργασίες. Αλλά τα έχουνε αυτά οι πολύ μεγάλοι διαγωνισμοί, ιδίως όταν ανταγωνίζονται
ισχυρά ονόματα όπως των ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, Mytilineos, ΑΚΤΩΡ Παραχωρήσεις, Intrakat
(εμμέσως) ή ΑΒΑΞ και των Γάλλων εταίρων τους, με το τελευταίο γκρουπ μάλλον να κρατά πιο
χαμηλούς τόνους περιέργως.
Στη Νέα Υόρκη κατασκευές – real estate
To insider.gr εδώ και περίπου 4 εβδομάδες σας έχει ενημερώσει για το event της Capital Link
στη Νέα Υόρκη, με σημαντική παρουσία, μεταξύ άλλων, του κλάδου υποδομών – κατασκευών
– real estate, αλλά και του υπουργού Υποδομών και Μεταφορών. Και όπως σας έχουμε
αναφέρει, επικεφαλής ή υψηλόβαθμα στελέχη ομίλων όπως των ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, Lamda,
INTRAKAT, ΕΛΛΑΚΤΩΡ, ΑΒΑΞ, ΕΥΔΑΠ, DIMAND, TRASTOR κ.α. θα δώσουν το παρών στη
σημερινή εκδήλωση. Μαζί τους και ο επικεφαλής του Υπερταμείου.
Τα 22 εκατ. στον ΟΣΕ
Στην έγκριση ανάληψης πολυετούς υποχρέωσης ύψους 22,68 εκατ. ευρώ προς τον ΟΣΕ
προχώρησε το υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών, με την υποσημείωση ότι το ποσό αφορά
στα έτη 2024 έως 2028. Ποιος είναι ο λόγος; Τα ποσά προορίζονται για την ανακαίνιση
εξοπλισμού και αναβάθμιση λογισμικών του συστήματος GSM-R καθώς και την παροχή
υπηρεσιών διαχείρισης λειτουργίας, συντήρηση, άρση βλαβών και αποκατάσταση ζημιών στο
σύνολο του εγκατεστημένου εσωτερικού και παρά την σιδηροδρομική γραμμή εξωτερικού
εξοπλισμού του συστήματος ραδιοκάλυψης GSM-R στο κέντρο ελέγχου κυκλοφορίας στο ΣΚΑ,
στον σιδηροδρομικό άξονα Πειραιάς – Θεσσαλονίκη – Προμαχώνας, στη σιδηροδρομική
γραμμή Κιάτο – Αεροδρόμιο και των κλάδων γραμμής Θριάσιο – Ικόνιο και Οινόη – Χαλκίδα.
Σε πολλά σημεία δηλαδή. Για την ιστορία, τα μεγαλύτερα ποσά, σχεδόν 17,5 εκατ. συνολικά,
αφορούν στην προσεχή 3ετία.
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Η κρίσιμη ημέρα (για το Μ.Μ), οι Ελληνες επενδυτές για τον Αστακό, οι μπίζνες του
Ρήγα στην Ενέργεια και οι γκρίνιες για τον νόμο Τσακλόγλου ///
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-Χαίρετε, ο βαρύς τραυματισμός ενός νέου ανθρώπου εν ώρα εργασίας, ενός αστυνομικού και
οι αναμενόμενες από το τραγικό γεγονός κυβερνητικές αποφάσεις, σκιάζουν τη σημερινή
ημέρα. Ο Μητσοτάκης δεν έχει πλέον περιθώρια για ημίμετρα και ανοχή γιατί απλούστατα σε
αυτό το θέμα υπάρχει κυβερνητική ολιγωρία από τον Αύγουστο που, έπειτα από ένα άλλο
οπαδικό έγκλημα στη Νέα Φιλαδέλφεια, δεν εφαρμόστηκε ο νόμος που τότε είχε περάσει.
Σιγή ασυρμάτου
-Χαρακτηριστικό της δυσκολίας και της πολυπλοκότητας του θέματος είναι το ότι η σύσκεψη
υπό τον ίδιο τον Μητσοτάκη το Σάββατο δεν έβγαλε λευκό καπνό. Αντιθέτως, δόθηκε εντολή
από τον Κ.Μ για σιωπητήριο προς τους συμμετέχοντες υπουργούς και αξιωματούχους επί…
ποινή απολύσεως και έτσι περιμένουμε να ακούσουμε τις αποφάσεις του αργότερα μέσα στην
ημέρα.
Πιθανά σενάρια
-Τα πιθανά σενάρια είναι κυρίως δυο, το πρώτο να διεξάγονται όλοι οι αγώνες δίχως θεατές για
μερικούς μήνες (2-3) μέχρι να ξεκαθαρίσουν οι οπαδικές θύρες και οι συμμορίες των
χούλιγκαν, αλλά και να ονομαστικοποιηθούν όλες οι θέσεις στα γήπεδα. Εν γένει να
εφαρμοστούν όλες οι διατάξεις του πρόσφατου νόμου ή και να αυστηροποιηθούν. Το δεύτερο
σενάριο είναι πιο σκληρό βέβαια, να σταματήσει το πρωτάθλημα, αλλά αυτό μάλλον δεν είναι
τόσο πιθανό, υπό την έννοια ότι έτσι, απλά, θα διαλύσουν το ποδόσφαιρο.
Η σύλληψη
-Η χθεσινή εξέλιξη με τη σύλληψη του δράστη και τη διαφαινόμενη εξάρθρωση της συμμορίας
των χούλιγκαν διευκολύνει την κατάσταση και φυσικά μπορεί να αποτελέσει μια αρχή. Για όλα
αυτά που γράφουμε… απομένει και να δούμε το αποτέλεσμα. Σε κάθε περίπτωση πάντως η
κυβέρνηση θα δυσκολευτεί γιατί τα συμφέροντα είναι αντικρουόμενα και όλοι οι «παίκτες» είναι
ισχυροί και με εξίσου ισχυρή πρόσβαση στην εξουσία.
Η μισή μου καρδιά στη Νέα Υόρκη βρίσκεται
-Τα βλέμματα σήμερα είναι στραμμένα στη Νέα Υόρκη όπου ξεκινά το συνέδριο της Capital
Link με διαδικτυακή ομιλία του Πρωθυπουργού Κ. Μητσοτάκη και τη σκυτάλη να περνά
αμέσως μετά στον δικηγόρο Δ. Διακόπουλο που συντονίζει συζήτηση για τις προοπτικές της
ελληνικής οικονομίας μετά την ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας, με ομιλητές τον Θ.
Φιωτάκη της Barclays, τον F. Taddei της Goldman Sachs, τον Μ. Αργυρού του Συμβουλίου
Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων και τον Roberto Sifon -Arevalo από τη Standard & Poor. Για
τις ανάγκες του Συνεδρίου της Capital Link βρίσκονται στη Νέα Υόρκη οι Κ. Χατζηδάκης, Χ.
Σταϊκούρας, Θ. Σκυλακάκης, Χ. Παπαθανάσης, Β. Λαζαράκου, Δ. Τσάκωνας, Γ. Δημητριάδης,
Γ. Πιτσιλής, Γ. Κοντόπουλος κ.ά. Μεταξύ των Αμερικανών ομιλητών στο Συνέδριο σημειώστε
πως είναι και ο πολύς John Paulson.
Η EBRD στο ομόλογο της Ideal Holdings
-Σήμερα επίσης ξεκινά και διαρκεί ως την Τετάρτη 13/12 η δημόσια εγγραφή για την
ομολογιακή έκδοση της Ideal Holdings, ύψους έως 100 εκατ. ευρώ. Υπάρχει μεγάλο
ενδιαφέρον από τα δίκτυα των τραπεζών και δικαιολογημένα, καθώς το εύρος του επιτοκίου
είναι 5,50% με 5,90%. Σημειώστε πως ακούγεται στην αγορά ότι στην έκδοση θα συμμετάσχει
με 10-15 εκατ. η EBRD.
Ελληνες επενδυτές για τον Αστακό Αιτωλοακαρνανίας
-"Ψήνονται" πολλές και ενδιαφέρουσες δουλειές που θα δούμε, εκτός απροόπτου πάντοτε, να
ξεδιπλώνονται τον νέο χρόνο. Μάλιστα σε κάποιους hot κλάδους μπορεί να δούμε
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ανακατατάξεις που θα αλλάξουν ακόμη και τους επιχειρηματικούς συσχετισμούς όπως τους
γνωρίζουμε σήμερα. Και σταματώ εδώ τις γενικούς χαρακτήρα μαντείες, για να δώσω την
πληροφορία: Θυμάστε τη mega επένδυση στον Αστακό Αιτωλοακαρνανίας; Ξεκίνησε ως
σχέδιο του κατασκευαστικού ομίλου των Αρφάνη-Χιώνη, πέρασε στην ΑΕΓΕΚ και μετά την
κατάρρευση της τελευταίας κατέληξε στον έλεγχο των τραπεζών. Το επενδυτικό σχέδιο ήταν
της τάξης των 500 εκατ. και προέβλεπε την ανάπτυξη του λιμανιού και της γύρω περιοχής,
περίπου 1.800 στρεμμάτων. Τελευταία φορά που είχαν ακουστεί νέα για τον Αστακό ήταν πριν
από αρκετό καιρό και είχε συνδεθεί τότε με αραβικά συμφέροντα. Οι πληροφορίες δίνονται με
το σταγονόμετρο γιατί η δουλειά δεν είναι κλεισμένη, αλλά αυτή τη φορά το επενδυτικό
ενδιαφέρον έρχεται από ελληνικά συμφέροντα και αυτό είναι ευχάριστο γιατί όταν αναφέρεσαι
σε δουλειές με Αραβες, οι υπογραφές (αν πέσουν ποτέ) πέφτουν πέντε δευτερόλεπτα πριν
ξεψυχήσεις. Αυτή τη φορά τα πράγματα δείχνουν να είναι σοβαρά και είμαστε σε ένα σημείο
που αναμένεται η Διυπουργική Επιτροπή Στρατηγικών Επενδύσεων και η συμφωνία με το
Enterprise Greece.
Oι ενεργειακές Business του Μαθιού Ρήγα της Energean
-Πολύς λόγος έχει γίνει και θα συνεχίσει να γίνεται για τον αγωγό φυσικού αερίου East Med και
την προοπτική αυτός να υλοποιηθεί και να φέρει φυσικό αέριο από τα κοιτάσματα του Ισραήλ,
της Κύπρου και, ίσως κάποτε, της Ελλάδας στην Ευρώπη. Πριν από λίγες μέρες, πάντως, η
Energean, εταιρεία με ελληνικές καταβολές που είναι στο παιχνίδι της Ανατολικής Μεσογείου
και έχει τον East Med ως πιθανή προοπτική στους σχεδιασμούς της, έδειξε... τον West Med, ο
οποίος είναι ήδη εδώ. Η εταιρεία γνωστοποίησε ότι εισέρχεται στην αγορά φυσικού αερίου στο
Μαρόκο, παίρνοντας συμμετοχή τόσο σε διαπιστωμένο κοίτασμα όσο και σε περιοχές με
στόχους που μπορούν να δώσουν ανακαλύψεις. Το ενδιαφέρον είναι πώς από τη μια άκρη της
Μεσογείου πήγε στην άλλη - για την ακρίβεια, στην ακτή του Ατλαντικού. Το ψάξαμε και
βρήκαμε ότι το διαπιστωμένο κοίτασμα που φιλοδοξεί να αναπτύξει μαζί με την Chariot του
επιχειρηματία Άδωνη Πουρούλη μπορεί να συνδεθεί πολύ εύκολα με τον υφιστάμενο αγωγό
φυσικού αερίου CPF στην στεριά, ο οποίος με τη σειρά του είναι ήδη συνδεδεμένος με τον
αγωγό Magreb- Europe-Gas Pipeline που φέρνει αέριο από τις αφρικανικές χώρες στην
Ισπανία. Ο εν λόγω αγωγός λένε όσοι γνωρίζουν, υποαπασχολείται (μόλις 25% τα τελευταία
χρόνια) ενώ η ισπανική αγορά διψά, όπως και η Ευρώπη συνολικότερα, για φυσικό αέριο, με
κατανάλωση γύρω στα 40 δισεκατομμύρια κυβικά μέτρα τον χρόνο, δηλαδή 7 με 8 φορές
παραπάνω σε σχέση με την Ελλάδα (για να έχουμε ένα μέτρο σύγκρισης). Άρα, πέρα από την
αναπτυξιακή διάσταση, η κίνηση του Μαθιού Ρήγα και του επιτελείου του για... Go West έχει
και στρατηγικό χαρακτήρα: αν περισσέψουν στην Energean ποσότητες από την εγχώρια
αγορά, αυτές βγαίνουν εύκολα και άμεσα προς την Ευρώπη από το δυτικό μονοπάτι. Γιατί ο
East Med, αν γίνει, έχει ακόμη πολύ δρόμο μπροστά του - όπως και τα όποια εγχώρια
κοιτάσματα.
Ο χορός της Hellenic Bankers Association
-Το περασμένο Σάββατο στο ballroom του Grosvenor House δόθηκε ο ετήσιος
χριστουγεννιάτικος χορός της Hellenic Bankers Association (HBA). Δεν θα πω ότι δεν έπεφτε
καρφίτσα, αλλά ότι οι προσκλήσεις ήταν sold out στην εκδήλωση που ο κεντρικός ομιλητής
ήταν ο CEO της ΙΝΤΡΑΚΑΤ Αλ. Εξάρχου. Το δείπνο των τριών πιάτων συνοδεύτηκε με κρασιά
Σεμέλη ενώ η εκδήλωση τράβηξε ως αργά, με τη βοήθεια και του dj Αντώνη Δημητριάδη που
είχε φροντίσει η HBA να είναι παρών για να διασκεδάσει τους καλεσμένους της.
Περί όνου σκιάς
-Ένας… χαμούλης, όπως θα έλεγαν οι νεολαίοι, έγινε το Σαββατοκύριακο με τη HellleniQ
Energy (πρώην ΕΛΠΕ) μετά την ολοκλήρωση του placement για τη διάθεση 11% του ομίλου.
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Τα τηλέφωνα άναψαν και οι ανακοινώσεις έβγαιναν από τον φούρνο σαν μελομακάρονα, μέρες
που είναι, καθώς κάποιοι ανακάλυψαν θέμα χωρίς να υπάρχει, με το εάν το Δημόσιο διατηρεί
τα δικαιώματα καταστατικής μειοψηφίας στην εταιρεία. Ακούστηκαν ξανά τα περί ξεπουλήματος
στα συμφέροντα και απώλειας ελέγχου, ωστόσο η πραγματικότητα είναι τελείως διαφορετική
καθώς μετά την ιδιωτική τοποθέτηση των 33,6 εκατ. μετοχών της HelleniQ, η συνολική έμμεση
συμμετοχή του Ελληνικού Δημοσίου στο μετοχικό κεφάλαιο της εταιρείας μέσω του ΤΑΙΠΕΔ και
άλλων νομικών προσώπων και φορέων του Δημοσίου, εξακολουθεί να υπερβαίνει το ποσοστό
καταστατικής μειοψηφίας και κατά συνέπεια το Δημόσιο διατηρεί όλα τα σχετικά δικαιώματα.
Όσο για την εκπροσώπηση στο ΔΣ, με την επικείμενη τροποποίηση του καταστατικού
(εκκρεμεί έκτακτη ΓΣ στις 28/12), σε περίπτωση που το ποσοστό που κατέχει, άμεσα ή έμμεσα,
στο μετοχικό της κεφάλαιο, είναι μεταξύ 25% και 35%, τρία μέλη θα διορίζονται απευθείας από
το Δημόσιο. Υπενθυμίζεται ότι στόχος του Placement ήταν η αύξηση της διασποράς και πως ο
όμιλος Λάτση και το ΤΑΙΠΕΔ παραχώρησαν μέρος της συμμετοχής τους στα 7 ευρώ/μετοχή.
Νοικάρηδες στην Μπλε Κέδρος οι αδελφοί Ευμορφίδη
-Το ποσό των 23.500 ευρώ τον μήνα ή 282.000 ευρώ τον χρόνο φιλοδοξεί να εισπράττει η
Μπλε Κέδρος ΑΕΕΑΠ από ένα κτίριο, που ανήκει στο χαρτοφυλάκιό της και βρίσκεται στη
Μεταμόρφωση. Με βάση αποφάσεις που έχουν ληφθεί το τελευταίο διάστημα, η Μπλε Κέδρος
έκλεισε συμφωνίες μίσθωσης των χώρων του εν λόγω κτιρίου επί της οδού Αρτέμιδος 26 στη
Μεταμόρφωση με τρεις εταιρείες. Βέβαια και οι τρεις είναι ελεγχόμενες από την οικογένεια
Ευμορφίδη που είναι και η βασική μέτοχος στην Μπλε Κέδρος, αλλά οι business είναι
business… Έχουμε και λέμε λοιπόν: Η πρώτη συμφωνία αφορά την εκμίσθωση από την Μπλε
Κέδρος προς τη Zealots Of Nature Α.Ε., εταιρεία που δραστηριοποιείται στην παραγωγή και
εμπορία καλλυντικών, χρηστικών ειδών ατομικής και γενικής υγιεινής, ειδών προσωπικής
περιποίησης, λευκών ειδών, επίπλων και πάσης φύσεως ειδών οικιακού και ξενοδοχειακού
εξοπλισμού. Η εταιρεία ελέγχεται εμμέσως από τον Μιχάλη Ευμορφίδη και Αντιπρόεδρός της
είναι ο αδελφός του Παύλος. Αυτή μίσθωσε τα δύο υπόγεια του κτιρίου, συνολικής επιφάνειας
2.941 τ.μ., με το δικαίωμα στάθμευσης έξι επιβατικών οχημάτων στον ακάλυπτο χώρο, ενώ το
μίσθωμα θα ανέρχεται στο ποσό των 11.500 ευρώ μηνιαίως αναπροσαρμοζόμενο ετησίως με
τον ΔΤΚ και η διάρκεια της μίσθωσης είναι τριετής. Η δεύτερη συμφωνία αφορά την Coco-Mat,
δηλαδή τη γνωστή εταιρεία οικιακού και ξενοδοχειακού εξοπλισμού των αδελφών Ευμορφίδη, η
οποία μίσθωσε ολόκληρο τον δεύτερο όροφο του κτιρίου, επιφάνειας 1.180 τ.μ., με το δικαίωμα
στάθμευσης τεσσάρων επιβατικών οχημάτων στον ακάλυπτο χώρο. Το μίσθωμα ανέρχεται στο
ποσό των 6.000 ευρώ μηνιαίως, αναπροσαρμοζόμενο ετησίως με τον ΔΤΚ, και η διάρκεια της
μίσθωσης είναι τριετής. Η τρίτη συμφωνία έγινε με την Coco-Mat Farms, τη νέα εταιρεία του
Δημήτρη-Αλέξανδρου Ευμορφίδη (γιου του Μιχάλη Ευμορφίδη) που εμπορεύεται βιολογικά
προϊόντα διατροφής (ελαιόλαδο, μέλι, τσάι του βουνού, ανθό αλατιού, ρίγανη κ.λπ.), που
μίσθωσε ολόκληρο τον πρώτο όροφο του κτιρίου επιφανείας 1.180 τ.μ., με το δικαίωμα
στάθμευσης τεσσάρων επιβατικών οχημάτων στον ακάλυπτο χώρο. Και εδώ το μίσθωμα
ανέρχεται στο ποσό των 6.000 ευρώ μηνιαίως, αναπροσαρμοζόμενο ετησίως με τον ΔΤΚ, ενώ
η διάρκεια της μίσθωσης θα είναι πενταετής.
«Αξέχαστος» ο ΣΥΡΙΖΑ για την Capital Economics
-Όσοι διάβασαν προσεκτικά το πρόσφατο report της Capital Economics για το πώς οι εκλογές
επιδρούν στην οικονομία, δεν μπορούσαν παρά να σχολιάσουν την άκρως αρνητική αναφορά
στην Ελλάδα και την περίοδο διακυβέρνησης Τσίπρα. Η Arian Curtis, Global Economist της
Capital Economics επισήμανε ότι η αύξηση της δημοτικότητας των υποψηφίων που έχουν
ατζέντα κατά της ΕΕ στις ευρωπαϊκές εκλογές υποδηλώνει ότι, σε πολλές περιπτώσεις, οι
μελλοντικές εκλογές θα μπορούσαν να είναι ζωτικής σημασίας για τις προοπτικές του εμπορίου
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και της γεωπολιτικής στην περιοχή. Για παράδειγμα η Curtis επιλέγει να αναφέρει την εκλογή
του Τσίπρα στην Ελλάδα το 2015, η οποία ήταν εξαιρετικά σημαντική, καθώς παραλίγο να
οδηγήσει στην έξοδο της Ελλάδας από την Ευρωζώνη. Επίσης, η ήττα της υποψήφιας της
γαλλικής προεδρίας Le Pen, που ήταν κατά της ΕΕ στις γαλλικές εκλογές του 2017 και του
2022, σήμανε ότι η ΕΕ απέφυγε ακόμη μια πιθανή κρίση. Οι πρόσφατες ολλανδικές εκλογές,
που είχαν ως αποτέλεσμα ο ακροδεξιός "λαϊκιστής" Geert Wilders να κερδίσει τις περισσότερες
έδρες, είναι μια υπενθύμιση ότι το μέλλον τα προβλήματα είναι σχεδόν βέβαια. Το ότι ο
Τσίπρας μπαίνει στο ίδιο κάδρο με τη Le Pen και τον Wilders, νομίζουμε ότι σημαίνει πολλά για
πώς συνεχίζουν να εκλαμβάνουν τον πρώην αρχηγό του ΣΥΡΙΖΑ στην Ευρώπη.
Η προίκα της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ και οι επίμονοι μνηστήρες της ΤΕΡΝΕΓ
-Όσοι ποντάρατε ότι ο Γιώργος Περιστέρης θα πουλήσει την ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή για να
χρηματοδοτήσει άλλες επενδύσεις του Ομίλου ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, λυπάμαι, αλλά χάσατε. Αυτό
τουλάχιστον ξεκαθάρισε σε συνέντευξή του ο Γενικός Διευθυντής Επιχειρηματικής Ανάπτυξης
της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, Μάνος Μουστάκας, αποσαφηνίζοντας τη δήλωση που είχε κάνει προ καιρού
ο Γ. Περιστέρης «η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ θα είναι καλά και μαζί και χωρίς την ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή».
Ερωτηθείς για το αν η πώληση της ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή αποτελεί μία λύση για να
χρηματοδοτηθούν άλλες επενδύσεις του Ομίλου, το εκτελεστικό μέλος Δ.Σ. του Ομίλου
δήλωσε: «Η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ διαθέτει, με βάση τα δημοσιευμένα οικονομικά στοιχεία, ταμειακά
διαθέσιμα που ξεπερνούν τα 1,4 δισ. ευρώ (ενδεχομένως τα μεγαλύτερα από κάθε άλλη
εισηγμένη, με βάση τα δημοσιοποιημένα στοιχεία). Παράλληλα, σημαντική επιπλέον
ρευστότητα παράγεται από όλες τις βασικές δραστηριότητες που είναι αρκούντως κερδοφόρες,
όπως τα έργα παραχωρήσεων που αναμένεται να συνεισφέρουν προβλέψιμες και
επαναλαμβανόμενες ελεύθερες ταμειακές ροές 11 δισ. ευρώ κατά τη διάρκεια της ζωής τους,
από την κατασκευαστική δραστηριότητα που διατηρεί διαχρονικά υγιή περιθώρια, αλλά και από
τον τομέα της ενέργειας σε συνέχεια της καθετοποιημένης του δομής. Επίσης, τη δεδομένη
στιγμή ο καθαρός δανεισμός της μητρικής εταιρείας διαμορφώνεται σε 350 εκατ. ευρώ, ενώ η
συνολική δανειακή θέση διέπεται από ανταγωνιστικούς όρους, όσον αφορά στη διάρκεια και το
κόστος. Τέλος, όπως έχουμε σημειώσει και στο παρελθόν, το σύνολό των περιουσιακών
στοιχείων του Ομίλου είναι υψηλής αξίας, άκρως εμπορικά και εμπορεύσιμα. Τα ανωτέρω,
λοιπόν, παρέχουν τα μέσα για την απρόσκοπτη υλοποίηση, τόσο του υφιστάμενου
επενδυτικού μας σχεδίου, όσο και για την εκμετάλλευση νέων ευκαιριών. Άρα, όπως
επανειλημμένως έχει δηλώσει ο Γ. Περιστέρης, η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ θα είναι καλά και μαζί και χωρίς
τη ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή». Τα παραπάνω βέβαια δεν σημαίνουν το τέλος των συζητήσεων με
τους ενδιαφερόμενους για την ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή, αντιθέτως δείχνουν ότι οι ενδιαφερόμενοι
παραμένουν κι επιμένουν, αφού όπως είπε ο Μ Μουστάκας: «...η ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή είναι ένα
πολύτιμο asset του Ομίλου" και τα μοναδικά χαρακτηριστικά της "όπως επισήμως έχει δηλώσει
η Διοίκηση, την καθιστούν ιδιαίτερα ελκυστική και παραλήπτρια πολλαπλών προτάσεων
εξαγοράς".
Μεγάλοι τζίροι, μικρή διακύμανση του Γενικού Δείκτη
-Τα δύο μεγάλα γεγονότα της χρηματιστηριακής εβδομάδας που ξεκινά σήμερα είναι το
Rebalancing (αναδιάρθρωση) των δεικτών FTSE που θα πραγματοποιηθεί την Παρασκευή
που ταυτόχρονα είναι και η «μέρα των 3 μαγισσών», δηλαδή έχουμε την τριπλή λήξη
παραγώγων για τα συμβόλαια επί δεικτών και μετοχών για τον μήνα Δεκέμβριο. Εδώ και έναν
μήνα ακριβώς (από τις 11 Νοεμβρίου) ο Γενικός Δείκτης στο Χρηματιστήριο της Αθήνας κινείται
σ΄ ένα εξαιρετικά μικρό εύρος διακύμανσης 30 μονάδων (1.250-1.284) αλλά με αυξημένη αξία
συναλλαγών που κατευθύνεται σε πακέτα προσυμφωνημένων πράξεων και σε μετοχές
μεσαίας και μικρής κεφαλαιοποίησης. Αύριο και μεθαύριο, συνεδριάζει η Αμερικανική Κεντρική
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Τράπεζα Federal Reserve, αλλά όπως θα συμβεί και με την Ευρωπαϊκή Κεντρική Τράπεζα,
κυρίαρχη άποψη της αγοράς είναι ότι τα επιτόκια θα διατηρηθούν σταθερά στο 5,25% έως
5,50% για το δολάριο και στο 4% για το ευρώ.
Έρχονται καλά νέα από το Ισοζύγιο Τρεχουσών Συναλλαγών
-Τα στοιχεία που καταφθάνουν σωρηδόν στο Υπουργείο Οικονομικών δείχνουν ότι φέτος το
έλλειμμα των τρεχουσών συναλλαγών, δηλαδή η διαφορά μεταξύ των εισαγωγών και των
εξαγωγών, θα περιοριστεί στο 6%, σε σύγκριση με το ανησυχητικό -9,7% της περασμένης
χρονιάς. Η θεαματική βελτίωση -κατά 25%, περίπου- του ελλείμματος τρεχουσών συναλλαγών
οφείλεται σίγουρα στη μείωση του κόστους εισαγωγής Ενέργειας και στην αύξηση της
συμμετοχής των ΑΠΕ, οφείλεται σίγουρα στη θεαματική βελτίωση των τουριστικών εσόδων
αλλά και στη βελτίωση της εξαγωγικής δυναμικής της Ελληνικής Οικονομίας, παρά την κρίση
στην Ευρωπαϊκή Οικονομία. Επίσης, αυξάνεται αξιοσημείωτα η υποκατάσταση εισαγωγών με
εγχωρίως παραγόμενα αγαθά και υπηρεσίες…
Συνδικαλιστικές δυσκολίες στην ψηφιακή αναβάθμιση του Κτηματολογίου και της χώρας
-Για σήμερα το απόγευμα είναι προγραμματισμένη η γενική συνέλευση των Συμβολαιογράφων
η οποία -σύμφωνα με όλες τις ενδείξεις και πληροφορίες- θα αποφασίσει άρση της αποχής
τους, αφού φαίνεται πως απαντήθηκαν όλες οι επιφυλάξεις τους, σχετικά με την ψηφιοποίηση
της διαδικασίας μεταβίβασης ακινήτων. Σήμερα όμως ξεκινούν τη δική τους απεργία οι…
υπάλληλοι στο Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης. Η συνδικαλιστική τους ηγεσία -που
αρέσκεται σε selfies με τον Στέφανο Κασσελάκη- έχει πολύ σοβαρά αιτήματα: Αφενός αντιδρά
στην απόφαση να μένουν ανοικτά μέχρι τις 7 το απόγευμα τα Scanning Center Hubs, δηλαδή
τα γραφεία του Κτηματολογίου στα οποία θα πραγματοποιείται η ψηφιοποίηση των αρχείων
ώστε να ολοκληρωθεί το έργο μέσα στα αυστηρά χρονοδιαγράμματα του Ταμείου
Ανθεκτικότητας και Ανάκαμψης. Επιπλέον, οι υπάλληλοι του Κτηματολογίου, διεκδικούν όχι
μόνο τα bonus παραγωγικότητας που θεσμοθέτησε το Υπουργείο για την έγκαιρη ολοκλήρωση
του έργου της ψηφιοποίησης, αλλά και αναδρομικά bonus για τη σκληρή δουλειά
προετοιμασίας που έκαναν την περασμένη χρονιά.
Οι γκρίνιες για τα επαγγελματικά ταμεία και τον νόμο Τσακλόγλου
-Τραπεζίτες, επώνυμοι εφοπλιστές, εκπρόσωποι του ΣΕΒ, πασίγνωστοι επιχειρηματίες ακόμη
και συνδικαλιστές της ΓΣΕΕ και της ΟΤΟΕ, έχουν επισκεφτεί τον τελευταίο καιρό το Μέγαρο
Μαξίμου, προειδοποιώντας με στοιχεία και επιχειρήματα ότι το νομοσχέδιο εμπνεύσεως
Τσακλόγλου για τα Ταμεία Επαγγελματικής Ασφάλισης (που καλύπτει τις 105 από τις συνολικά
120 σελίδες του Ασφαλιστικού Νομοσχεδίου το οποίο κατατέθηκε στη Βουλή την Παρασκευή),
οδηγεί ουσιαστικά σε κλείσιμο των ΤΕΑ και κάνουν λόγο για κατάρρευση του 2ου Πυλώνα του
Ασφαλιστικού μας Συστήματος. Ισχυρίζονται ότι το νέο νομοσχέδιο για τα Ταμεία
Επαγγελματικής Ασφάλισης ουσιαστικά επιβάλλει φορολογική και μόνο εξίσωση (όχι το
πλαίσιο των όρων λειτουργίας τους) των συνταξιοδοτικών παροχών των μη κερδοσκοπικών
ΤΕΑ με τα Ομαδικά Ασφαλιστήρια Συμβόλαια (ΟΑΣ) των ιδιωτικών κερδοσκοπικών
Ασφαλιστικών Επιχειρήσεων. Υποστηρίζουν ότι υπονομεύεται έτσι η προστασία των
συνταξιοδοτικών δικαιωμάτων των εργαζομένων, επιτρέποντας το arbitrage υπέρ του 3ου
Πυλώνα και ότι πενταπλασιάζει το κόστος λειτουργίας των ΤΕΑ και ακυρώνει τις σκέψεις
δυνητικών εργοδοτών να προχωρήσουν στην ίδρυση ΤΕΑ έναντι ΟΑΣ. Η συζήτηση του
νομοσχεδίου στη Βουλή θα γίνει αυτή την εβδομάδα και ο Τσακλόγλου εμφανίζεται ανένδοτος,
υποστηρίζοντας ότι γινόταν φοροδιαφυγή.
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Υπουργική και επενδυτική απόβαση στη Νέα Υόρκη, το ομόλογο της Ideal, πρεμιέρα για
την Orilina Properties, οι επαφές ΑΔΜΗΕ στην Κύπρο και οι διαπραγματεύσεις για το
καζίνο Λουτρακίου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Υπουργική και επενδυτική απόβαση στη Νέα Υόρκη
Ξεκινά σήμερα το 25ο επενδυτικό φόρουμ της Capital Link για την Ελλάδα («25th Annual
Capital Link Invest in Greece New York Forum: Accelerating Investments for Sustainable
Growth»), το οποίο θα λάβει χώρα, όπως κάθε χρόνο, στον πολυχώρο Metropolitan Club, στην
«καρδιά» του Μανχάταν. Στη Νέα Υόρκη βρίσκονται ο υπουργός Οικονομίας, Κωστής
Χατζηδάκης, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστος Σταϊκούρας, ο υπουργός
Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θεόδωρος Σκυλακάκης, η υπουργός Τουρισμού, Ολγα
Κεφαλογιάννη, ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομίας, Νίκος Παπαθανάσης, ο επικεφαλής της
Ειδικής Υπηρεσίας Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Ορέστης Καβαλάκης, ο γενικός
διευθυντής του ΟΔΔΗΧ, Δημήτρης Τσάκωνας, ο πρόεδρος του ΣΟΕ του υπουργείου
Οικονομικών, Μιχάλης Αργυρού και ο γενικός γραμματέας Δημοσίων Εσόδων, Γιώργος
Πιτσιλής. Την Τρίτη, όπως κάθε χρόνο, αντιπροσωπεία της Capital Link και κυβερνητικών
στελεχών θα χτυπήσουν το καμπανάκι της λήξης υπηρεσιών στο Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης, σε μια συμβολική τελετή, με σκοπό την προβολή της Ελλάδας διεθνώς.  
Το ομόλογο της Ideal Holdings  
Ξεκινά σήμερα στις 10 το πρωί και θα ολοκληρωθεί την Τετάρτη 13/12 η δημόσια προσφορά
του ομόλογου έως 100 εκατ. ευρώ από την Ideal Holdings. Το εύρος απόδοσης του ομολόγου
θα κινηθεί μεταξύ 5,5% και 5,9%. Από τα κεφάλαια που θα αντληθούν η εταιρεία σκοπεύει να
διαθέσει τα 75 εκατ. ευρώ στην αναχρηματοδότηση του δανεισμού της και τα υπόλοιπα 25
εκατ. ευρώ για νέες εξαγορές εντός του 2024. «Δημιουργούμε χώρο για νέες εξαγορές.
Προχωράμε σε αναχρηματοδότηση του δανεισμού της μητρικής εταιρείας, χωρίς να χρειάζεται
να κάνουμε κάτι τέτοιο και θα αντλήσουμε πάνω από 25 εκατ. ευρώ για νέες εξαγορές. Αν
προσθέσουμε και τα νούμερα των θυγατρικών θα έχουμε πάνω από 50 εκατ. ευρώ για νέες
επενδύσεις», τόνισε ο πρόεδρος της Ideal, Λάμπρος Παπακωνσταντίνου, κατά τη διάρκεια
δημοσιογραφικής ενημέρωσης την προηγούμενη εβδομάδα. «Η επενδυτική μας στρατηγική
είναι πάρα πολύ απλή. Επενδύουμε σε καλές εταιρείες με καλή διοίκηση που δημιουργούν
μετρητά. Δεν κάνουμε καμία συναλλαγή με κάποιον που δεν θέλει να δουλέψει μας και δεν θα
μπούμε σε διαδικασία για προβληματικές εταιρείες», τόνισε ακόμη ο εκτελεστικός πρόεδρος
της Ideal προσθέτοντας πως η εταιρεία δεν επικεντρώνεται σε συγκεκριμένους κλάδους.  
Πρεμιέρα για την Orilina Properties  
Ξεκινάει σήμερα η διαπραγμάτευση των μετοχών της Orilina ΑΕΕΑΠ, ημε τιμή 0,95 ευρώ που
ήταν και η υψηλότερη στο εύρος που δόθηκε κατά την ΑΜΚ που πραγματοποιήθηκε. H
εταιρεία συγκέντρωσε το ποσό που ζητούσε, δηλαδή περίπου 30 εκατ. ευρώ τα οποία θα
διατεθούν για την υλοποίηση των επενδύσεων που έχει αναλάβει στο Μητροπολιτικό Πόλο
Ελληνικού. Πρόκειται συγκεκριμένα για πολυτελείς κατοικίες καθώς για εγκαταστάσεις private
club.  
Επαφές ΑΔΜΗΕ στην Κύπρο  
Επαφές με τις κυπριακές αρχές είχε η διοίκηση του ΑΔΜΗΕ μετά από την ανάληψη της
ηλεκτρικής διασύνδεσης Ελλάδας – Κύπρου – Ισραήλ. Κατά τη συνάντηση που είχε ο
επικεφαλής του ΑΔΜΗΕ Μάνος Μανουσάκης με τον πρόεδρο της Κυπριακής Δημοκρατίας
Νίκο Χριστοδουλίδη στο προεδρικό μέγαρο την περασμένη Πέμπτη, παρουσία και του
αρμόδιου υπουργού Γιώργου Παπαναστασίου, συζητήθηκαν τα επόμενα βήματα του έργου και
η προοπτική επένδυσης σε αυτό του κυπριακού Δημοσίου. Προηγήθηκε συνάντηση την ίδια
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ημέρα με τον κ. Παπαναστασίου, κατά την οποία συζητήθηκαν τα βήματα που έχει κάνει η
κυπριακή κυβέρνηση και ο συντονισμός του ΑΔΜΗΕ με το υπουργείο για την ομαλή
μεταβίβαση των αδειοδοτήσεων του έργου. Επαφές είχε ο κ. Μανουσάκης και με τη Ρυθμιστική
Αρχή Ενέργειας της Κύπρου, όπου ενημερώθηκε για τη μεταβίβαση όλων των άυλων παγίων
και των αδειών που αφορούν το έργο από τον προηγούμενο φορέα υλοποίησης στον ΑΔΜΗΕ.
 
Η αίτηση εξυγίανσης του καζίνο Λουτρακίου  
Την ερχόμενη Τετάρτη 13 Δεκεμβρίου πρόκειται να συζητηθεί η νέα αίτηση επικύρωσης της
συμφωνίας εξυγίανσης του καζίνο Λουτρακίου. Πάντως ο Δήμος Λουτρακίου δεν πρόκειται να
ταχθεί υπέρ της συμφωνίας, το οποίο μειώνει και τις πιθανότητες έγκρισης. Και το σίριαλ θα
έχει συνέχεια, καθώς οι διαπραγματεύσεις μεταξύ του ομίλου Κόμερ και του Δήμου
συνεχίζονται.  
Tags: IDEALORILINAΑΔΜΗΕ
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Τα κυβερνητικά μέτρα για την οπαδική βία, η εντολή του Μητσοτάκη, οι επιθέσεις
εναντίον του Σταϊκούρα και ο εκνευρισμός του Αλαφούζου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-Από τη Χάγη όπου είχε συνάντηση με τον υπηρεσιακό πρωθυπουργό της Ολλανδίας Μαρκ
Ρούτε, επικοινώνησε ο πρόεδρος Μητσοτάκης με τους Σταύρο Παπασταύρου και Γιάννη
Μπρατάκο, ζητώντας τους, το Σάββατο το πρωί, να οργανώσουν σύσκεψη υπουργών στο
Μαξίμου με τη συμμετοχή των συναρμόδιων με το θέμα της αθλητικής βίας. Ο πρωθυπουργός
όπως ανέφεραν αξιόπιστες κυβερνητικές πηγές ήταν οργισμένος από τα όσα είχαν
διαδραματιστεί την Πέμπτη το βράδυ στου Ρέντη. Η αρχική σκέψη, που τον ήθελε να εισηγείται
τη διακοπή όλων των πρωταθλημάτων, κρίθηκε ως υπερβολική αντίδραση, η οποία θα
δημιουργούσε θέμα και στη συμμετοχή των ελληνικών ομάδων στις ευρωπαϊκές διοργανώσεις.
-Σε λίγη ώρα ο κυβερνητικός εκπρόσωπος Παύλος Μαρινάκης θα ανακοινώσει τη δέσμη των
μέτρων που αποφασίστηκε στη σύσκεψη υπό τον πρωθυπουργό. Από κάτι πληροφορίες,
έμαθα ότι βέβαιη θα πρέπει να θεωρείται η συνέχιση των πρωταθλημάτων, χωρίς την
παρουσία φιλάθλων στα γήπεδα. Επίσης, με σχέδιο νόμου που θα κατατεθεί μέσα στη
βδομάδα στη Βουλή, οι ιδιοκτήτες των ομάδων, θα υποχρεωθούν να βάλουν λουκέτο στους
συνδέσμους των φιλάθλων, κλείνοντας ταυτόχρονα και τις θύρες που αναπτύσσουν δράση, οι
οργανωμένοι. Στα μέτρα που θα ανακοινώσει ο εκπρόσωπος Μαρινάκης, θα προβλέπεται,
μέχρι και η οριστική αποβολή από το πρωτάθλημα, ομάδας που «συλλαμβάνεται» υπότροπη
σε επεισόδια. Τέλος, από τη στιγμή που μιλάμε για Ανώνυμες Εταιρείες, αποχωρεί από τα
γήπεδα η αστυνομία, με τη φύλαξη και την ασφάλεια να ανατίθεται στις ΠΑΕ, ΚΑΕ κοκ. Σε όλα
τα παραπάνω θέλω να προσθέσετε την οργή του Μητσοτάκη, σε σχέση με τα φαινόμενα της
οπαδικής βίας.
-Παρόντες στη σύσκεψη για την οπαδική βία ήταν οι υπουργοί Δικαιοσύνης Γιώργος Φλωρίδης,
Προστασίας του Πολίτη Γιάννης Οικονόμου, ο υφυπουργός Αθλητισμού Γιάννης Βρούτσης, οι
υπουργοί Επικρατείας Σταύρος Παπασταύρου και Άκης Σκέρτσος,  ο υφυπουργός παρά τω
πρωθυπουργώ, Γιάννης Μπρατάκος, καθώς και ο κυβερνητικός εκπρόσωπος Παύλος
Μαρινάκης. Η παρουσία όλων των παραπάνω ήταν κάτι περισσότερο από αναμενόμενη, αφού
επί της ουσίας μιλάμε για όλους τους συναρμόδιους με το θέμα υπουργούς, συν τους στενούς
συνεργάτες του Μητσοτάκη στο Μαξίμου. Ωστόσο η παρουσία – έκπληξη στη σύσκεψη, ήταν
αυτή του υπουργού Εξωτερικών Γιώργου Γεραπετρίτη, τον οποίο πρέπει να σας πω ότι
«επιστρατεύει» συχνά – πυκνά ο πρωθυπουργός, όταν ανακύπτουν θέματα που άπτονται του
ποδοσφαίρου. Βλέπετε, ο καθηγητής της κυβέρνησης διατηρεί ανοικτό δίαυλο επικοινωνίας με
την UEFA και τη FIFA, από την προηγούμενη θητεία της κυβέρνησης Μητσοτάκη. Στη
σύσκεψη του Σαββάτου εξ όσων πληροφορούμαι, είχε ενεργό ρόλο, καταθέτοντας σειρά από
προτάσεις, που αν κατάλαβα καλά, είχε επεξεργαστεί εδώ και χρόνια, από την περίοδο που
κατείχε τον τίτλο του υπουργού Επικρατείας.
-Από την καλή πηγή που διαθέτω στο Μαξίμου, έμαθα ότι από την πρώτη στιγμή που
ενημερώθηκε ο πρόεδρος Μητσοτάκης, για τα όσα είχαν συμβεί στου Ρέντη, έδωσε ρητή
εντολή προς τον υπουργό Προστασίας του Πολίτη Γιάννη Οικονόμου, προκειμένου να βρεθεί
άμεσα ο δράστης της δολοφονικής επίθεσης κατά του 31χρονου αστυνομικού. Ο
πρωθυπουργός ζήτησε να τον ενημερώνουν λεπτό προς λεπτό για την πορεία των ερευνών,
πράγμα που έγινε. Όπως μου έλεγε ο άνθρωπός μου, το ζητούμενο για τον Μητσοτάκη, ήταν ο
εντοπισμός του δράστη, το συντομότερο δυνατόν. Στο πλαίσιο αυτό είχε διαρκή συνεργασία
τόσο με τον υπουργό Οικονόμου, όσο και με τον διοικητή της ΕΥΠ Θεμιστοκλή Δεμίρη.
-Το τελευταίο χρονικό διάστημα διακρίνω μια δυσπιστία των εν Ελλάδι εργολάβων έναντι του
σχετικώς φρέσκου επί των Υποδομών υπουργού Χρήστου Σταϊκούρα. Αυτά τα κατά κοινή
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παραδοχή ζωηρά παλικαράκια, προφανώς έχοντας ενοχληθεί από την ασκούμενη από τον
πολύπειρο πολιτικό στρατηγική, άρχισαν να τον χτυπούν άλλοτε πάνω και τις περισσότερες
φορές κάτω από τη μέση. Ωστόσο, ο ίδιος ο Σταϊκούρας, που γνωρίζει πολύ καλά, τα
συγκεκριμένα καλόπαιδα, δείχνει να μην νοιάζεται για τις επιθέσεις εναντίον του. Άλλωστε,
όπως διαμηνύουν πρόσωπα που βρίσκονται πέριξ του υπουργού Υποδομών, από την πρώτη
στιγμή που μπήκε στην πολιτική το τελευταίο που τον απασχολεί είναι να κάνει δημόσιες
σχέσεις και δη με εργολάβους. Με αφορμή κάτι πρόσφατα δημοσιεύματα, ο Σταϊκούρας,
ξεκαθαρίζει προς πάσα κατεύθυνση και αποδέκτη, ότι όσο ο πρωθυπουργός του εμπιστεύεται
το συγκεκριμένο χαρτοφυλάκιο, το τελευταίο που θα σκεφτεί να κάνει «είναι χατίρια».
-Αν κάτι δεν απασχολεί κατά το τελευταίο χρονικό διάστημα τον πρωθυπουργό είναι οι
διάφορες σκέψεις που συχνά πυκνά κατακλύζουν το μυαλό των ηγετών για αλλαγές στη δομή
των κυβερνήσεων τους. Επειδή εν προκειμένω μιλάμε για τον δικό μας, πρόεδρο Μητσοτάκη,
να σας πω ότι με εξαίρεση μια «μίνι» αλλαγή, που θα σχετίζεται με την υφυπουργοποίηση του
κυβερνητικού εκπροσώπου Παύλου Μαρινάκη, οι πολυσυζητημένες αλλαγές στο υπάρχον
κυβερνητικό σχήμα μετατίθενται κάπου προς τον Μάρτιο. Ακόμη και αυτή της αναβάθμισης του
κυβερνητικού εκπροσώπου, εσχάτως τη βλέπω προς τα εκεί, χωρίς να αποκλείω να έρθει και
πιο κοντά.
-Με μια αιχμηρή ανάρτηση ανακοίνωσε την απόφασή της να αποχωρήσει από το κομματικό
ραδιόφωνο του ΣΥΡΙΖΑ, η πρώην σύζυγος του μπάρμπα Θανάση Καρτερού, Ευγενία
Λουπάκη. Αιτία για την απόφασή της αυτή, ήταν ένα σχόλιο που έκανε (και προφανώς
ενόχλησε τη νέα ηγεσία του ΣΥΡΙΖΑ) σχετικά με τα γενέθλια του αγαπημένου σκύλου, του
προέδρου Κασσελάκη. Δεν θα αναφέρω λέξη από τα όσα έγγραψε η καλή συνάδελφος στο
facebook. Θα μείνω σε ένα και μόνο που έχει να κάνει με την εκδίκηση της ίδιας της Ιστορίας,
απέναντι σε όλους αυτούς εκεί στην Αριστερά, που είχαν στο μυαλό τους, μια πιο ρομαντική
εκδοχή, ακόμη και στα κομματικά μέσα ενημέρωσης. Επειδή, μιλάμε περί (σχεδόν) αθλιότητας
και ευθείας λογοκρισίας, μιας δημοσιογράφου που βρίσκονταν στα μικρόφωνα του σταθμού
από την πρώτη μέρα της λειτουργίας του, θεωρώ ως αυτονόητη μια αμπελοφιλοσοφία επί του
θέματος από τον Καρτερό. Εκτός κι αν φοβάται ότι ένα αιρετικό κείμενο μπορεί να τον οδηγήσει
σε αναγκαστική άδεια από τον Κασσελάκη.
-Ο πανικός που επικρατούσε στους δρόμους της Αθήνας το μεσημέρι της Παρασκευής δεν
συνδέονταν σε καμία περίπτωση με την απόφαση του παλιού αντιπροέδρου της κυβέρνησης
των ΣΥΡΙΖΑΝΕΛ Γιάννη Δραγασάκη, να παραιτηθεί από την Κεντρική Επιτροπή του ΣΥΡΙΖΑ.
Προφανώς το ευρύ κοινό, που πλέον είναι περιορισμένο στους κόλπους της Κουμουνδούρου,
αδιαφόρησε για το συγκεκριμένο γεγονός. Άλλωστε, στο κόμμα Κασσελάκη, είναι προφανές ότι
ακόμη και η παρουσία του Δραγασάκη, αποτελεί ένα κάποιο βαρίδι. Για την ακρίβεια,
αμφιβάλω αν ο νέος πρόεδρος έχει συναντήσει από την ημέρα που ανέλαβε τα ηνία του
ΣΥΡΙΖΑ, το ιστορικό στέλεχος. Απεναντίας είμαι σχεδόν βέβαιος ότι αν του δώσουν μια
φωτογραφία για να γνωρίσει τον άνθρωπο που παραιτήθηκε από την Κεντρική Επιτροπή, θα
ζητήσει να μην τον ξαναδεί, ούτε σε φωτογραφία.
-Κάτι περίεργα φτάνουν τις τελευταίες μέρες (πολλές μέρες) για έναν περίεργο εκνευρισμό που
διακρίνουν όσοι γνωρίζουν τον πρόεδρο Γιάννη Αλαφούζο. Όπως, αναφέρουν λοιπόν, αυτοί οι
καλοί άνθρωποι το αφεντικό του ΣΚΑΙ, δείχνει να έχει ενοχληθεί με την γενικότερη στάση της
κυβέρνησης, με αποτέλεσμα, σχετικώς σύντομα, να ξεκινήσει να μεταφέρει αυτή του την
ενόχληση ραδιοτηλεοπτικώς. Σε κάθε περίπτωση εσείς κρατήστε την ενόχληση του ανδρός και
όλα τα υπόλοιπα εκτιμώ ότι θα τα δούμε προσεχώς στη μικρή οθόνη.
-Στην Κύπρο θα μεταβεί σήμερα ο υπουργός Περρακάκης, συνοδευόμενος από τον Διευθυντή
του γραφείου του Κώστα Χαμπίδη, προκειμένου να υπογράψει  Μνημόνιο Συνεργασίας  με την
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ομόλογό του υπουργό της Κυπριακής Δημοκρατίας Αθηνά Μιχαηλίδου. Όπως μαθαίνω το 
Μνημόνιο Συνεργασίας, θα αφορά την  ανταλλαγή καλών πρακτικών και εμπειρογνωμοσύνης
σε θέματα εισαγωγής νέων τεχνολογιών και ψηφιακών δεξιοτήτων στα αναλυτικά
προγράμματα της Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης και επίσης την περαιτέρω ενδυνάμωση των
σχέσεων μεταξύ του Παιδαγωγικού Ινστιτούτου Κύπρου και του Ινστιτούτου Εκπαιδευτικής
Πολιτικής σε θέματα καταπολέμησης του σχολικού εκφοβισμού και αντιρατσιστικής
εκπαίδευσης.
-Το «put your money where your (big) mouth is» της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ στον ανταγωνισμό. Δεν
μιλάει, δεν μιλάει η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, αλλά άμα το ανοίξει το στόμα της το αποτέλεσμα είναι κάτι
σαν… αποστομωτικό. Και εδώ στο Big Mouth ως γνωστό μας αρέσουν οι «αθυροστομίες». Το
επί πάνω από δύο δεκαετίες στέλεχος του Ομίλου και επί σειρά ετών εκτελεστικό μέλος του
Διοικητικού Συμβουλίου της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, Μάνος Μουστάκας έδωσε ως Γενικός Διευθυντής
Επιχειρηματικής Ανάπτυξης συνέντευξη στην Καθημερινή της Κυριακής και μίλησε για όλα τα
μεγάλα έργα που έχει εξασφαλίσει ο Όμιλος (Αττική Οδό, Εγνατία, IRC, ΛΑΡΚΟ), ενώ δεν
έλειψαν οι αιχμηρές αναφορές στον ανταγωνισμό. Πρώτα από όλα, παραφράζοντας με κόσμιο
τρόπο το «put your money where your mouth is» (ελληνιστί τα λόγια είναι φτηνά, οι πράξεις
κοστίζουν) ο Μουστάκας τράβηξε μία μεγάλη διαχωριστική γραμμή ανάμεσα στη ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ
και τους υπόλοιπους μεγάλους των υποδομών: «Είναι σημαντικό να επισημάνουμε τι είναι
αυτά τα «μεγάλα έργα» στα οποία η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ πράγματι πρωταγωνιστεί. Πρόκειται για
ιδιωτικές επενδύσεις με πολλαπλασιαστική αξία για την εγχώρια οικονομία κι όχι δημόσια έργα
που απλά αναλαμβάνει με το αζημίωτο μία εταιρεία. Είναι έργα παραχωρήσεων,
ιδιωτικοποιήσεων, ή Συμπράξεις Δημοσίου και Ιδιωτικού Τομέα (ΣΔΙΤ), τα οποία αποτελούν
επενδύσεις της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ και στα οποία εμείς επικρατήσαμε μέσω ανοικτών, διεθνών
διαγωνιστικών διαδικασιών. Η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ έχει από καιρό υιοθετήσει ως πυρήνα της
επιχειρηματικής της στρατηγικής αυτή την προσέγγιση και δεν αρκείται απλά στο να
αναλαμβάνει δημόσια έργα. Στην ουσία ισχύει το αντίθετο. Το κατασκευαστικό ανεκτέλεστο της
εταιρείας – σε αντιδιαστολή με αυτό των βασικών ανταγωνιστών της – αποτελείται κατά 65%
από αντικείμενο προερχόμενο από ιδιωτικά έργα, το μεγαλύτερο μέρος των οποίων αφορά σε
ίδιες επενδύσεις. Η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ εισφέρει στα ταμεία του ελληνικού δημοσίου πάνω από 6 δισ.
ευρώ σήμερα (Ολοκληρωμένο Τουριστικό Συγκρότημα στο Ελληνικό, Διεθνής Αερολιμένας
Ηρακλείου Κρήτης, Εγνατία Οδός, Αττική Οδός κ.α.), προσδοκώντας οι επενδύσεις αυτές να
της επιστρέφουν αξία σε βάθος δεκαετιών. Ανάπτυξη δημιουργούν αυτοί που επενδύουν στην
ελληνική οικονομία, όχι αυτοί που μόνο εισπράττουν δημόσιο χρήμα. Θα είχαμε ισχυρότερη
οικονομία αν και άλλες εταιρείες επένδυαν όσο η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ στην Ελλάδα, η οποία υλοποιεί
συνολικά ένα επενδυτικό πλάνο άνω των 10 δισ. ευρώ που θα δημιουργήσει 20.000 νέες
θέσεις εργασίας».
-Σαρωτική υπήρξε η επικράτηση της Δημοκρατικής Κίνησης Οικονομολόγων, στις φετινές
εκλογές του Οικονομικού Επιμελητηρίου Ελλάδος. Σύμφωνα με τα στοιχεία που είχαν
προκύψει μέχρι αργά χθες το βράδυ, που ωστόσο ήταν αντιπροσωπευτικά, η ΔΗΚΙΟ –
παράταξη προσκείμενη στη Νέα Δημοκρατία – καταγράφει ποσοστά, που ξεπερνούν
πανελλαδικά το 45% (άνοδος πάνω από 7 μονάδες), με τα νούμερα να είναι πολύ υψηλότερα
σε Αττική και Θεσσαλονίκη. Το μέγεθος της επιτυχίας αποτελεί το επισφράγισμα μιας
συνεπούς και αποτελεσματικής προσπάθειας του προέδρου του ΟΕΕ, Κωνσταντίνου Κόλλια,
και των στελεχών της παράταξης, που αναγνωρίστηκε από το σύνολο των οικονομολόγων.
Από τις χθεσινές εκλογές ξεχώρισα δυο πράγματα. Το ένα είχε να κάνει με την παρουσία στο
Ζάππειο του προέδρου Μητσοτάκη και το δεύτερο με μια ανάρτηση του υποψηφίου Κόλλια, για
τον  . Έναν άνθρωπο που επί της ουσίας έβαλε τα θεμέλια για την κυριαρχία της ΔΗΚΙΟ. Και η
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ιστορική μνήμη ίσως να είναι σημαντικότερη από το οποίο αποτέλεσμα.
-Στη βροχερή Νέα Υόρκη πραγματοποιείται σήμερα το συνέδριο της Capital Link (Invest in
Greece) που θα παρακολουθήσουν δεκάδες μεγάλοι διεθνείς επενδυτές, στους οποίους θα
απευθύνει μήνυμα ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης. Η στήλη σας έγραφε την
Παρασκευή  για τους πρωτοκλασάτους υπουργούς της ελληνικής κυβέρνησης, τους
επικεφαλής θεσμικών φορέων, αλλά και τα μεγάλα ονόματα από πλευράς ΗΠΑ που θα
παρευρεθούν στο συνέδριο. Οι τομείς που θα αναδειχθούν για τις επενδύσεις στην Ελλάδα
είναι η ενέργεια, η υγεία, το real estate και οι τράπεζες. Τα στελέχη επιχειρήσεων που
παρευρίσκονται στο Big Αpple για να συμμετάσχουν ως ομιλητές στο συνέδριο είναι πολλά και
αξιόλογα. Από τραπεζίτες, ο Βασίλης Καραμούζης της Εθνικής και ο Νίκος Νεζερίτης της Alpha
Bank στο πάνελ για τα μεγάλα έργα, ο Κώστας Βασιλείου της Eurobank στο πάνελ για το
ενεργειακό τοπίο στην Ελλάδα, η Ελένη Βρεττού (Attica Bank), ο Γιώργος Ζανιάς (Eurobank), ο
Γιώργος Ζαββός (Ελληνική Αναπτυξιακή) και ο Χρήστος Χριστοδούλου (Εθνική) στο πάνελ για
τα τραπεζικά. Θα παραλείψω να αναφερθώ σε όλα τα αξιόλογα στελέχη από τους υπόλοιπους
χώρους γιατί θεωρώ το κλείσιμο του συνεδρίου ως το πιο ενδιαφέρον. Ο ακριβοθώρητος Τζον
Πόλσον θα μιλήσει για την εμπειρία του ως επενδυτής με μακρά παρουσία στην Ελλάδα και θα
πει πώς βλέπει το μέλλον, ενώ τη δική τους προοπτική και το γιατί επέλεξαν να επενδύσουν
στην Ελλάδα θα δώσουν οι Άλεξ Φωτακίδης (CVC), Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners) και
Αλέξανδρος Εξάρχου (Thrivest).
-Στη Φρανκφούρτη και στη συνεδρίαση της ΕΚΤ για τα επιτόκια, θα πέσουν οι προβολείς την
ερχόμενη Πέμπτη 14 Δεκεμβρίου. Μετά την παύση του Οκτωβρίου και τα μηνύματα έκτοτε για
το απίθανο να υπάρξουν νέες αυξήσεις επιτοκίων, οι αγορές έχουν αρχίσει τα στοιχήματα για
το πότε θα ξεκινήσει η αντιστροφή του ανοδικού κύκλου. Ο πληθωρισμός έδειξε αξιοσημείωτη
πτώση τον Νοέμβριο και οι αγορές βλέπουν γρήγορη σύγκλιση του μέσου πληθωρισμού το
2024, το 2025 και το 2026 περί το 2%. Η Κριστίν Λαγκάρντ, από την Αθήνα τον Οκτώβριο, έχει
δηλώσει ότι η ΕΚΤ θα αναμένει σταθερή πτώση του δομικού πληθωρισμού κάτω από το 3%
για να εξετάσει το ενδεχόμενο μείωσης των επιτοκίων. Κάποιοι αναλυτές εκτιμούν ότι αυτή η
προϋπόθεση θα αρχίσει να πληρείται ήδη από τον Ιανουάριο του 2024 και δεν αποκλείουν η
ΕΚΤ να κάνει τότε και το πρώτο βήμα μείωσης των επιτοκίων. Το βασικό σενάριο, πάντως,
παραμένει για έναρξη του καθοδικού κύκλου τον Ιούνιο ή στην καλύτερη περίπτωση τον
Απρίλιο.
–  Από τον Ιούλιο του 2022, όταν η ΕΚΤ άρχισε να αυξάνει τα επιτόκια, είχαμε να δούμε τόσο
χαμηλά τις αποδόσεις των δεκαετών ομολόγων του ελληνικού Δημοσίου. Μετά την επενδυτική
βαθμίδα και από την Fitch, τα ελληνικά κρατικά ομόλογα έκλεισαν την περασμένη εβδομάδα
περαιτέρω την ψαλίδα με τα γερμανικά bunds, στις 1,15 ποσοστιαίες μονάδες, διαψεύδοντας
όσους πίστευαν ότι τα καλά νέα από την επενδυτική βαθμίδα για το κόστος δανεισμού του
ελληνικού Δημοσίου είχαν προεξοφληθεί. Την περασμένη εβδομάδα η απόδοση του ελληνικού
δεκαετούς υποχώρησε στο 3,34%, καταγράφοντας μείωση μεγαλύτερη από μισή ποσοστιαία
μονάδα σε σχέση με ένα μήνα πριν. Η μείωση του spread ήταν γεγονός με κάθε αναβάθμιση.
Και το ίδιο αναμένεται εφόσον η Ελλάδα πάρει την επενδυτική βαθμίδα και από τη Moody’s
στην αξιολόγηση του προσεχούς Μαρτίου, διευρύνοντας ακόμη περισσότερο το πεδίο για
εισροές διεθνών κεφαλαίων στα ελληνικά ομόλογα.
!Αυξήσεις στις συντάξεις τους και μάλιστα αναδρομικά θα δουν περίπου 5.500 συνταξιούχοι
πρώην τραπεζοϋπάλληλοι με διάταξη που προστέθηκε στο ασφαλιστικό νομοσχέδιο. Στόχος
του υπουργείου Εργασίας είναι να ξεκινήσει σήμερα, Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, η συζήτηση του
νομοσχεδίου στις επιτροπές, ώστε να ψηφιστεί έως τις 18 Δεκεμβρίου (αν και είναι πιθανή μια
ενδιάμεση διακοπή για την ψήφιση του προϋπολογισμού). Το ενδιαφέρον στη συζήτηση του
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νομοσχεδίου επικεντρώνεται στη φορολόγηση παροχών στα Ταμεία Επαγγελματικής
Ασφάλισης και τα ομαδικά συμβόλαια, όπου παρά τις αλλαγές εξακολουθούν οι έντονες
αντιδράσεις κυρίως από ΤΕΑ και Ταμεία Αλληλοβοήθειας.
– Επί… παντός επιστητού (νέα φορολογικά μέτρα του φορολογικού νομοσχεδίου που
ψηφίστηκε, σχέδιο νόμου για την τροποποίηση του Ποινικού Κώδικα και του Κώδικα Ποινικής
Δικονομίας για το οποίο ζητούν απόσυρση και έναρξη του διαλόγου από μηδενική βάση)
συνεχίζουν να αντιδρούν οι δικηγόροι. Η Ολομέλεια των προέδρων των Δικηγορικών
Συλλόγων Ελλάδος συνεδρίασε την περασμένη Παρασκευή και προτείνει στους 63
Δικηγορικούς Συλλόγους της χώρας συνέχιση της στοχευμένης αποχής των μελών τους έως
και 5 Ιανουαρίου 2024. Η Ολομέλεια θα συγκληθεί εκ νέου στις 4 Ιανουαρίου για παράταση των
κινητοποιήσεων. Οι δικηγόροι θα απέχουν από όλες τις ποινικές δίκες, από την έκδοση
διαταγών πληρωμής και πράξεις αναγκαστικής εκτέλεσης τραπεζών και funds, από πράξεις
εκποίησης και πράξεις αναφορικά με τους πίνακες διανομής πτωχεύσεων (συνδικίες,
διαχειριστές αφερεγγυότητας), από συνεδριάσεις διοικητικών συμβουλίων Φορέων Γενικής
Κυβέρνησης και Μητρώο Εισηγητών Κτηματολογίου, από τη Νομική Βοήθεια και τους
αυτεπάγγελτους διορισμούς, από δίκες συμφερόντων Ελληνικού Δημοσίου, ΝΠΔΔ, ΝΠΙΔ,
δημοσίου τομέα πλην ΟΤΑ και από δίκες για αυτοδιοικητικές εκλογές. Τα αιτήματα των
δικηγόρων είναι και οικονομικά, όπως η επαναφορά της υποχρεωτικής παράστασης στα
συμβόλαια, η αύξηση του ορίου απαλλαγής από τον ΦΠΑ για εισοδήματα μέχρι 25.000 ευρώ, η
πλήρης κατάργηση του τέλους επιτηδεύματος, η επανεκτίμηση του ποσού αναφοράς των
γραμματίων προείσπραξης, η κατάργηση της εισφοράς ανεργίας 120 ευρώ υπέρ ΟΑΕΔ κ.ά.
-Κρυπτονομίσματα (bitcoin και tether) για την πληρωμή φόρων, προστίμων και όλων των
τιμολογίων του δήμου, άρχισε να δέχεται από ιδιώτες και επιχειρήσεις, το Λουγκάνο της
Ελβετίας. Το γειτονικό Λιχτενστάιν, επίσης, σχεδιάζει να δέχεται bitcoin για την πληρωμή
κρατικών υπηρεσιών. Το bitcoin ξεπέρασε την περασμένη εβδομάδα τα 42.000 δολάρια,
δίνοντας αποδόσεις πάνω από 150% σε όσους επένδυσαν σε αυτό στις αρχές του 2023.
Τύφλα να έχει ο χρυσός. Και δεν το λέω για καλό. Τα καμπανάκια για τα κρυπτονομίσματα
χτυπάνε ηχηρά. Από την Κριστίν Λαγκάρντ που συμβούλεψε τον γιο της να μην βάλει τα λεφτά
του σε κρυπτονομίσματα και αυτός την παράκουσε και έχασε, μέχρι τον Τζέιμι Ντάιμον της JP
Morgan που είπε στους Αμερικάνους γερουσιαστές ότι αν είχε την εξουσία τους θα τα
καταργούσε και τον  Γουόρεν Μπάφετ που δηλώνει ότι αν του πουλούσε κάποιος όλα τα
bitcoin του κόσμου για 25 δολάρια δεν θα τα αγόραζε γιατί θα τον «έτρωγε» το άγχος να τα
ξαναπουλήσει αμέσως.
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Η κρίσιμη εβδομάδα για το διεθνές ράλι και η σταθεροποίηση στο χρηματιστήριο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τα στοιχεία για τον πληθωρισμό στις ΗΠΑ και οι ετυμηγορίες των Fed και ΕΚΤ για την πολιτική
επιτοκίων από το 2024 θα δώσουν κατεύθυνση στις διεθνείς αγορές. Τι εκτιμούν οι αναλυτές
για το ΧΑ.
Στην προτελευταία ολοκληρωμένη εβδομάδα του έτους εισέρχονται από σήμερα οι παγκόσμιες
χρηματιστηριακές αγορές, με τους περισσότερους δείκτες να βρίσκονται σε τροχιά να
επιτύχουν ένα εξαιρετικό κλείσιμο της χρονιάς, έχοντας επανέλθει είτε σε υψηλά 52
εβδομάδων, είτε σε υψηλά διετίας, είτε σε ιστορικά υψηλά. Η πορεία των διεθνών αγορών,
ειδικά από τα μέσα Οκτωβρίου και μετά ήταν ίσως απρόσμενα θετική, δεδομένου ότι στις 7
Οκτωβρίου είχαμε την επίθεση της Χαμάς στο Ισραήλ και όλα τα υπόλοιπα που ακολούθησαν.
Και όμως, το τελευταίο δίμηνο από τα μέσα Οκτωβρίου, οι (διεθνείς) αγορές έχουν δώσει τόσα
κέρδη όσα περίπου σε όλο το προηγούμενο 9μηνο του έτους, ήτοι έως τα τέλη Σεπτεμβρίου.
Το Χ.Α. - που έτσι κι αλλιώς καθ’ όλη τη διάρκεια της χρονιάς είχε πιο ορθολογική και εμφατική
άνοδο έναντι των ξένων δεικτών - από τις 9 Οκτωβρίου όταν και βρέθηκε στα ενδοσυνεδριακά
χαμηλά των 1.105,15 μονάδων, καταγράφει άνοδο 15% σε επίπεδο Γενικού Δείκτη και +20%
σε επίπεδο τραπεζικού.
Μένει να δούμε πως θα αντιδράσουν οι αγορές αυτή την εβδομάδα, καθώς αφενός έχουν να
διαχειριστούν τα υψηλά τους και τα κέρδη όλων των τελευταίων εβδομάδων, αφετέρου αύριο
ανακοινώνονται τα στοιχεία πληθωρισμού Νοεμβρίου στις ΗΠΑ, ενώ Τετάρτη και Πέμπτη τα
βλέμματα θα είναι στραμμένα στις αποφάσεις των κεντρικών τραπεζών FED και ΕΚΤ
αντίστοιχα, που θα ανακοινώσουν τα επιτόκια παρέμβασης.
Πλέον, αυτό που προεξοφλείται είναι πως ενδεχόμενο νέων αυξήσεων δεν υπάρχει – σύμφωνα
με τα έως τώρα δεδομένα – ενώ φαίνεται πως οι επόμενες παρεμβάσεις στα επιτόκια, ίσως τον
προσεχή Μάρτιο, θα είναι μείωσης.
Πάντως, όπως αναφέρει το Bloomberg, οι επενδυτές, που στοιχηματίζουν στην πρόωρη
έναρξη του κύκλου μείωσης των επιτοκίων της ΕΚΤ, κινδυνεύουν να «εκτροχιαστούν» από την
Κριστίν Λαγκάρντ αυτή την εβδομάδα. Σύμφωνα με το δημοσίευμα, στρατηγικοί αναλυτές και
επενδυτές λένε ότι τα ευρωπαϊκά ομόλογα έχουν περισσότερα περιθώρια για απώλειες παρά
κέρδη από την Πέμπτη, όταν η ΕΚΤ θα εκδώσει την τελική πολιτική της απόφαση για φέτος.
Αυτό οφείλεται στο πρόσφατο ισχυρό ράλι που έχει ήδη στείλει τις γερμανικές αποδόσεις στα
χαμηλότερα επίπεδα από τον περασμένο Απρίλιο, περίπου στο 2,2%.
Μία κίνηση μείωσης της Λαγκάρντ το 2024 απλώς θα επικύρωνε τα τρέχοντα στοιχήματα της
αγοράς για περικοπές 0,25% έως και έξι φορές κατά τη διάρκεια του 2024 και θα επέτρεπε στα
ομόλογα να διατηρήσουν τα πρόσφατα κέρδη. Ωστόσο, σε περίπτωση που επικρατήσουν οι
υπέρμαχοι της «σιδηράς» επιτοκιακής πολιτικής, αυτό θα μπορούσε να επαναφέρει τις
γερμανικές αποδόσεις πάνω από το 2,4% σύμφωνα με την TwentyFour Asset Management.
Σε εγχώριο επίπεδο μολονότι η αγορά οδεύει προς τις εορτές που παραδοσιακά οι ρυθμοί
πέφτουν, εντούτοις υπάρχουν εξελίξεις που θα κρατήσουν αυξημένο το ενδιαφέρον. Σήμερα
κάνει πρεμιέρα στο ταμπλό του Χ.Α. η Orilina ΑΕΕΑΠ στην τιμή των 0,95 ευρώ, ξεκινούν οι
διαδικασίες για το ομόλογο των 100 εκατ. ευρώ της Ideal Holdings, ενώ την Παρασκευή έχουμε
την τριπλή λήξη παραγώγων για τα συμβόλαια επί δεικτών και μετοχών για το μήνα Δεκέμβριο.
Επίσης, την Παρασκευή θα λάβουν χώρα και οι αλλαγές των δεικτών του FTSE Russell.
Από την άλλη Δευτέρα 18/12, στο δείκτη Mid Cap εισέρχονται οι Intralot και AustriaCard στη
θέση των Briq Properties και Παπουτσάνη, με την πρώτη να διαγράφεται λόγω χαμηλής
κατάταξης και τη δεύτερη λόγω χαμηλής ρευστότητας.
Σήμερα επίσης θα λάβει χώρα το 25ο συνέδριο της Capital Link Invest in Greece στη Νέα
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Υόρκη, όπου παρέμβαση θα κάνει και ο πρωθυπουργός Κ. Μητσοτάκης, ενώ συμμετέχουν δια
ζώσης κορυφαίοι υπουργοί όπως Χατζηδάκης, Σκυλακάκης, Σταϊκούρας, Παπαθανάσης, ο
CEO του Χ.Α. Γ. Κοντόπουλος, στελέχη του ΟΔΔΗΧ, η πρόεδρος της Επ. Κεφαλαιαγράς Β.
Λαζαράκου κ.α.
Εισροές 809 εκατ. ευρώ φέτος
Σε ό,τι αφορά το Χ.Α., ο Γενικός Δείκτης καθ’ όλη τη διάρκεια της περασμένης εβδομάδας
κινήθηκε σε πολύ στενό εύρος διακύμανσης, ένδειξη της στάσης εξισορρόπησης και
συσσώρευσης, όμως επιβεβαίωσε σε όλες τις συνεδριάσεις την περιοχή των 1.270 – 1.275
μονάδων. Ο κεντρικός δείκτης υποχώρησε κατά 0,39% την περασμένη εβδομάδα, ο FTSE 25
διόρθωσε σε ποσοστό 1,14%, ο Mid Cap ξεχώρισε με άνοδο 2,23%, ενώ ο τραπεζικός δείκτης
είχε πτώση σε ποσοστό 3,60%. Έτσι, από την αρχή του χρόνου, ο Γ.Δ. κερδίζει 37,14%, ο
FTSE 25 βρίσκεται στο +36,75%, ο Mid Cap στο +54,60%, ενώ ο τραπεζικός δείκτης κερδίζει
60,84%.
Το σημαντικό είναι πως όπως έδειξαν τα στοιχεία για το Νοέμβριο, λόγω της εξαγοράς του
10% της Alpha Bank από την ιταλική UniCredit αλλά κυρίως λόγω του μεγάλου placement για
το 22% της Εθνικής Τράπεζας, άλλαξε ο συσχετισμός εισροών – εκροών. Ενώ έως τα τέλη
Οκτωβρίου, καταγράφονταν εκροές 353,5 εκατ. ευρώ, με το 7μηνο από τον περασμένο
Απρίλιο να είναι διαρκώς αρνητικό, τον Νοέμβριο το ποσό είχε γυρίσει σε θετικό πρόσημο,
καθώς καταγράφονται πλέον εισροές 809 εκατ. ευρώ.
Όπως σημειώνει ο υπεύθυνος ανάλυσης της Beta Χρηματιστηριακή Μάνος Χατζηδάκης, το
μεγαλύτερο μέρος των εισροών αυτών έγινε από πιστωτικά ιδρύματα του εξωτερικού, ενώ η
προέλευση των κωδικών με τις μεγαλύτερες εισροές ήταν η Γερμανία (482 εκατ. ευρώ), η
Ιταλία (314 εκατ. ευρώ), η Ελβετία (232 εκατ. ευρώ) και το Ην. Βασίλειο (183 εκατ. ευρώ).
Τι λένε οι αναλυτές
Αναφορικά με τα τεχνικά δεδομένα, ο κ. Χατζηδάκης σημειώνει πως «ο Γενικός Δείκτης
διατήρησε την επαφή του με τις 1.280 μονάδες κερδίζοντας χρόνο απορροφώντας με άνεση
τους κερδισμένους του Νοεμβρίου. Η πλαγιοανοδικκή τάση τηρήθηκε με… ευλάβια σε μια
εβδομάδα χαμηλής ενδοσυνεδριακής διακύμανσης. Η συσσώρευση αποφόρτισε τους
ταλαντωτές οι οποίοι είχαν εισέλθει σε υπερτιμημένες ζώνες ενώ η πλάγια κίνηση αναίρεσε το
σήμα αγορών του MACD.
Επί του παρόντος οι ενδείξεις από τους μεσοπρόθεσμους δείκτες δεν έχουν αλλάξει, ενώ η
απόσταση ασφαλείας από τους δύο κινητούς μέσους δίνει περιθώριο για μια ακόμα εβδομάδα
πλάγιας κίνησης. Τα δεδομένα θα αλλάξουν αν η Αγορά βγει από το εύρος διακύμανσης
(1.250-1.284) στο οποίο έχει εισέλθει από τις 11 Νοεμβρίου, εξέλιξη που θα αξιολογηθεί
συνδυαστικά και με τις συναλλαγές. Η τεχνική ετυμηγορία δείχνει ότι μια δεύτερη εβδομάδα
συσσώρευσης έχει τις πιθανότητες με το μέρος της φορτισμένη ενδεχομένως και από την
προ-ερταστική εποχικότητα».
Από την πλευρά του, ο διευθύνων σύμβουλος της Fast Finance ΑΕΠΕΥ Ηλίας Ζαχαράκης
επισημαίνει πως μολονότι σε μεγάλη εικόνα δεν έχει αλλάξει κάτι, εντούτοις προβληματίζουν οι
ταλαντωτές που ψάχνουν μία διόρθωση έστω και χρονικά. Τονίζει πως αν άμεσα η αγορά δεν
καταφέρει να κινηθεί ανοδικά, θα συνεχίσει την πλαγιο πτωτική κίνηση για να κερδίσει στην
καλύτερη περίπτωση χρόνο για την συνέχεια. Σημειώνει πως γίνεται προσπάθεια να κρατηθεί
το επίπεδο των 1.270 μονάδων και θα πρέπει άμεσα να δώσει μία ανοδική κίνηση προς τις
1.300 μονάδες, αν δεν θέλει να δοκιμάσει κίνηση στην στήριξη των 1.245 μονάδων, μιας και οι
ταλαντωτές μας εφιστούν την προσοχή μας. Ο Δεκέμβριος συνήθως είναι μήνας πακέτων και
κλεισιμάτων με τους περισσότερους να προετοιμάζονται για το νέο έτος.
Για την επόμενη χρονιά ο κ. Ζαχαράκης τονίζει πως «όλα δείχνουν ότι θα ακολουθήσει ακόμα
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μία γόνιμη χρονιά με σημαντικές αποδόσεις. Η πραγματική οικονομία στους περισσότερους
τομείς έχει πάρει φωτιά και δύσκολα μπορεί να ανακοπεί. Ο τραπεζικός κλάδος σταδιακά
αρχίζει και ανοίξει τις κάνουλες δανεισμού γεγονός που δεν έχουμε ακόμα αποτιμήσει στην
αγορά, με την χώρα να βρίσκεται αρκετά πίσω σε σχέση με τους υπολοίπους.
Μην ξεχνάμε επίσης ότι τα επόμενα χρόνια τα Ευρωπαϊκά πακέτα στήριξης είναι τεράστια για
το μέγεθος μας που αν εκμεταλλευτούμε σωστά θα κάνουν την διαφορά. Όλο και περισσότεροι
επενδυτές ξένοι και Έλληνες έρχονται σταδιακά να τοποθετηθούν στην Ελληνική αγορά που
κερδίζει την χαμένη αξιοπιστία της με εκθετικό βαθμό. Άλλωστε είμαστε μία οικονομία που
αναπτύσσεται σημαντικά και μάλιστα σε ένα δύσκολο παγκόσμιο μακροοικονομικό περιβάλλον
γεγονός που τραβάει μόνιμα το ενδιαφέρον».
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Η πικρή γεύση από τα ΕΛΠΕ, η αντίδραση του ΟΠΑΠ και τα ράλι Entersoft, Intralot
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τα παράπονα για το placement της Helleniq Energy και η σύγκριση με Εθνική, η υποχώρηση
του ΑΔΜΗΕ μετά από σερί πέντε συνεδριάσεων, η άνοδος του ΟΠΑΠ, τα ιστορικά υψηλά της
Entersoft και το +9,79% της Intralot.
Πλέον έχουν απομείνει για το κλείσιμο του έτους 13 συνεδριάσεις και, αν πρέπει να βάλουμε
ένα στοίχημα, τότε θα ήταν… προς τα πάνω, ότι δηλαδή ο Γ.Δ. θα κλείσει υψηλότερα από τα
τρέχοντα επίπεδα και όχι χαμηλότερα. Ίσως πιάσουμε και τις 1.300 μονάδες, ίσως και τις 1.320
μονάδες.
Η ουσία είναι ότι με άνοδο +37% στο Γ.Δ., το Χ.Α. παραμένει στην κορυφή των αποδόσεων
διεθνώς, έχοντας και την αμέριστη συμπαράσταση κορυφαίων διεθνών δεικτών όπως ο DAX
της Φρανκφούρτης που κινείται σε διαρκή ιστορικά υψηλά, έχοντας άνοδο άνω του 20% φέτος,
την ώρα που η γερμανική οικονομία κάθε άλλο παρά σε καλή κατάσταση θεωρείται ότι είναι.
Όμως, οι επενδυτές δεν αγοράζουν μετοχές με βάση όσα γίνονται τώρα ή όσα έγινα χθες, αλλά
με βάση όσα πιστεύουν ότι θα γίνουν αύριο...
Η πορεία του Γενικού Δείκτη, 8 Ιουνίου 2023 - 8 Δεκεμβρίου 2023
Πάντως, αν και έως τον Ιούλιο ο Γ.Δ. είχε φτάσει σχεδόν στο +45% και ο τραπεζικός δείκτης
έως το +73%, δείχνοντας ότι –καθώς υπήρχαν ακόμη πέντε μήνες– μπορεί να προσεγγίσει τις
αποδόσεις του 2019, εντούτοις τελικώς δε θα το κάνει. Θυμίζουμε πως το 2019, σε μια επίσης
εκλογική χρονιά, ο Γ.Δ. είχε κλείσει με άνοδο 50%, ενώ ο τραπεζικός δείκτης είχε κάνει ράλι
+101%.
Σημειώνεται ότι σήμερα ξεκινά στη Νέα Υόρκη το 25o ετήσιο συνέδριο της Capital Link Invest
in Greece με τη συμμετοχή 18 εισηγμένων και θέμα: «Η επιτάχυνση των επενδύσεων για τη
διατήρηση της ανάπτυξης». Στο συνέδριο και στις τετ α τετ συναντήσεις με τα στελέχη των
ελληνικών εταιρειών μετέχουν μεγάλα επενδυτικά «σπίτια» όπως Barclays, BC Partners, CVC,
Citi, Fortress, Goldman Sachs,  Morgan Stanley, Nomura, Oliver Wyman κ.α. 
-- ΕΛΠΕ - Helleniq Energy: Μια πικρή γεύση άφησε η «βουτιά» -5,58% για τη μετοχή στη
συνεδρίαση της Παρασκευής, αφού οι μετοχές από το placement διατέθηκαν στα 7 ευρώ.
Γενικώς, δεν άφησε καλές εντυπώσεις αυτό το placement, που από την πλευρά του ΤΑΙΠΕΔ
και των συμβούλων του οργανώθηκε σαν μια πολύ βιαστική συναλλαγή, παρότι για τα μεγέθη
της ελληνικής αγοράς δεν ήταν ένα μικρό deal. Για παράδειγμα, όπως λένε πολλοί Έλληνες
χρηματιστές, η συναλλαγή θα μπορούσε να είχε γίνει περίπου όπως το placement της ΕΤΕ,
δηλαδή με ένα διεθνές βιβλίο προσφορών και ένα ελληνικό, ώστε να δινόταν η ευκαιρία
τοποθέτησης και στους Έλληνες μικροεπενδυτές με πιο διαφανή διαδικασία. Σίγουρα, αυτή η
διαδικασία θα ήταν πιο δυσκίνητη (ενημερωτικό δελτίο, εγκρίσεις κ.ο.κ.), όμως θα ήταν και
πολύ πιο αποτελεσματική και πιθανόν να μην έδινε την εντύπωση ότι αδικήθηκαν οι Έλληνες
επενδυτές για να πάρουν με καλό discount μετοχές οι ξένοι θεσμικοί. Σε κάθε περίπτωση, το
αποτέλεσμα που φαίνεται στο ταμπλό δεν είναι το καλύτερο.
Η πορεία της μετοχής της Helleniq Energy, 8 Ιουνίου 2023 - 8 Δεκεμβρίου 2023
-- ΑΔΜΗΕ: Διόρθωσε η μετοχή την Παρασκευή (-1,54%) μετά από ένα ανοδικό σερί 5
συνεδριάσεων. Τα αποτελέσματα που ανακοίνωσε την προηγούμενη εβδομάδα δικαίως
δημιουργούν προσδοκίες για την αφύπνιση της μετοχής. Από το 2017 η διοίκηση Μανουσάκη
έχει κάνει πολύ συστηματική δουλειά σε πολλά επίπεδα, ενώ η εταιρεία χωρίς
τυμπανοκρουσίες απλώνει δίχτυα και σε νέους τομείς. Στο +32% από την αρχή του έτους η
μετοχή.
-- ΟΠΑΠ: Από τα 14,57 ευρώ της Πέμπτης αντέδρασε (+1,99%) και βρέθηκε στα 14,86 ευρώ,
δίνοντας στήριξη και στους βασικούς χρηματιστηριακούς δείκτες. Το ζητούμενο τώρα είναι να
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«σπάσει» η μετοχή με πειστικό τρόπο το όριο των 15 ευρώ, το οποίο έχασε πριν από ένα
μήνα, στον απόηχο των συγκυριακά δυσμενών οικονομικών αποτελεσμάτων του τρίτου
τριμήνου.
Η πορεία της μετοχής του ΟΠΑΠ, 8 Ιουνίου 2023 - 8 Δεκεμβρίου 2023
-- Entersoft: Διαρκή ιστορικά υψηλά, έκλεισε την Παρασκευή στα 6,58 ευρώ (+0,30%), ενώ στις
έντεκα συνεδριάσεις από τις 24 Νοεμβρίου, έχει μόλις μια πτωτική, με επίδοση +9,67%. Φέτος
βρίσκεται στο +72,70%. Στα 197,4 εκατ. ευρώ η κεφαλαιοποίηση, που τη φέρνει στη 12η θέση
στο χώρο του Mid Cap. Σύμφωνα με τους αναλυτές της Fast Finance ΑΕΠΕΥ, η διάσπαση σε
εβδομάδα των 6,40 ευρώ, ανοίγει τον δρόμο για αισθητά υψηλότερα με μεγαλο επόμενο στόχο
τα 8,50 ευρώ. Και τονίζουν οι αναλυτές: «Δεν έχει ποτέ δυσαρεστήσει κανένα μέτοχο μιας και
μοιράζει σταθερά μέρισμα, αναπτύσσεται με γοργούς ρυθμούς τόσο οργανικά όσο και με νέες
εξαγορές, ενώ ουσιαστικά δεν έχει δανεισμό. Το μετοχολόγιο της είναι με την καλύτερη πίτα σε
θεσμικούς, Έλληνες και ξένους αλλά και μικρομετόχους ενώ το πολύ σημαντικό είναι ότι οι
περισσότεροι που ασχολούνται μαζί της δύσκολα την αποχωρίζονται βλέποντας την
μακροπρόθεσμα από τη στιγμή που η εταιρεία τρέχει τρίμηνο με το τρίμηνο με μεγάλες
ταχύτητες».
Η πορεία της μετοχής της Entersoft, 8 Ιουνίου 2023 - 8 Δεκεμβρίου 2023
-- Intralot: Κερδίζει 9,79% στις τρεις τελευταίες συνεδριάσεις, μετά το +7,29% της περασμένης
Τετάρτης και το +3,33% της Παρασκευής. Έκλεισε στα 1,0540 ευρώ, που είναι νέα υψηλά
πεντέμισι ετών. Κερδίζει 85% φέτος, ενώ από τις 18 Δεκεμβρίου μπαίνει στο δείκτη μεσαίας
κεφαλαιοποίησης (Mid Cap). Αποτιμάται στα  636 εκατ. ευρώ πλέον και αν δεν αλλάξει κάτι θα
είναι πρώτη στον εν λόγω δείκτη, καθώς η Intrakat (που είναι πρώτη τώρα) αποτιμάται στα 613
εκατ. ευρώ, ο ΟΛΠ στα 572 εκατ. ευρώ και ο ΑΔΜΗΕ 520 εκατ.
Η πορεία της μετοχής της Intralot, 8 Ιουνίου 2023 - 8 Δεκεμβρίου 2023
-- Attica Group: Ισχυρότατες ήταν οι πιέσεις για τη μετοχή στην πρεμιέρα της εισαγωγής των
νέων τίτλων λόγω της συγχώνευσης με την ΑΝΕΚ, καθώς υποχώρησε σε ποσοστό 9,92%
κλείνοντας στα 2,36 ευρώ. Εισήλθαν την Παρασκευή 27.358.350 νέες κοινές μετοχές, οπότε το
νέο σύνολο των μετοχών της εταιρείας ανέρχεται στις 243.164.193.
-- Galaxy Mezz: Σε διανομή προς τους μετόχους μέσω μείωσης μετοχικού κεφαλαίου προχωρά
και η Galaxy Mezz. Η εταιρεία θα επιστρέψει στους μετόχους 0,1064 ευρώ ανά μετοχή. Όπως
ανακοινώθηκε, από την 14η Δεκεμβρίου οι μετοχές θα είναι διαπραγματεύσιμες στην
Εναλλακτική Αγορά του Χρηματιστηρίου Αθηνών με ονομαστική αξία 0,1636 ευρώ, ανά μετοχή
και χωρίς το δικαίωμα συμμετοχής στην επιστροφή κεφαλαίου με καταβολή μετρητών προς
τους μετόχους ποσού 0,1064 ευρώ ανά μετοχή. Η καταβολή του ποσού στους δικαιούχους θα
γίνει στις 20 Δεκεμβρίου.
-- Περιφέρεια: Ότι η δραστηριοποίηση στις μετοχές της ακραίας περιφέρειας ενέχει και
κινδύνους, είναι γνωστό. Κανένας δεν μπορεί να επικαλεστεί… άγνοια πλέον. Η Ακρίτας, μετά
από τρία διαδοχικά limit up και κέρδη 114% σε τρεις ημέρες, διόρθωσε κατά 13,07% την
Παρασκευή. Η Κορδέλλου, μετά το +3,58% της Τετάρτης και το +15,92% της Πέμπτης, την
Παρασκευή υποχώρησε κατά 7,46%. Η ΓΕΒΚΑ μετά το +2,95% της Τετάρτης και το +12,89%
της Πέμπτης, την Παρασκευή διόρθωσε κατά 4,82%. Η Unibios, μετά το +3,20% της Τετάρτης
και το +8,41% της Πέμπτης, διόρθωσε κατά 3,27% στην τελευταία συνεδρίαση.
-- Ατζέντα: Σήμερα Δευτέρα κάνει πρεμιέρα στο ταμπλό του Χ.Α. η μετοχή της Orilina
ΑΕΕΑΠ στην τιμή των 0,95 ευρώ, ενώ αρχίζουν οι εγγραφές για την Δημόσια Προσφορά του
ομολόγου της Ideal Holdings (ύψους έως 100 εκατ. ευρώ, πενταετούς διάρκειας με εύρος
απόδοσης 5,5%-5,9%), οι οποίες θα ολοκληρωθούν την Τετάρτη. Αύριο Τρίτη, Νάκας και
Prodea θα διαπραγματεύονται χωρίς το μέρισμα των 8 λεπτών και το προμέρισμα των 11
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λεπτών ανά μετοχή αντίστοιχα. Τέλος την ερχόμενη Παρασκευή έχουμε την τριπλή λήξη
παραγώγων για τα συμβόλαια επί δεικτών και μετοχών για το μήνα Δεκέμβριο ενώ το
απόγευμα της ίδιας ημέρας θα λάβουν χώρα οι αναδιαρθρώσεις των δεικτών του FTSE. 
Αποποίηση Ευθύνης: Το περιεχόμενο και οι πληροφορίες της στήλης παρέχονται αποκλειστικά
και μόνο για ενημερωτικούς σκοπούς και σε καμία περίπτωση δεν μπορούν να εκληφθούν ως
συμβουλή, πρόταση, προσφορά για αγορά ή πώληση κινητών αξιών, ούτε ως προτροπή για
την πραγματοποίηση οποιασδήποτε μορφής επένδυσης. Δεν υφίσταται ουδεμία ευθύνη της
ιστοσελίδας για τυχόν επενδυτικές και λοιπές αποφάσεις που θα ληφθούν με βάση τις
πληροφορίες αυτές.
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Στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη ο Χρ. Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο αρμόδιος υπουργός, Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί αύριο, Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023, στη
Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
Πηγή: sofokleousin.gr
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Το (ζωηρό) ενδιαφέρον για εισηγμένες στο συνέδριο της Wood, τα βλέμματα στη Ν.
Υόρκη, τα δύο rebalancing, το ταμείο του ΑΔΜΗΕ και η απόβαση των ξένων στο ταμπλό
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Ας ξεκινήσουμε από το προφανές: κανείς σώφρων επενδυτής δεν δίνει προσφορές με την
πεποίθηση ότι αυτές θα του φέρουν ζημιές αντί κέρδη». Με αυτήν τη δήλωση ο Μάνος
Μουστάκας, Γενικός Διευθυντής Επιχειρηματικής Ανάπτυξης και εκτελεστικό μέλος Δ.Σ. της
ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, σχολίασε όσα κατά καιρούς έχουν ειπωθεί για το αν και κατά πόσο τα υψηλά
τιμήματα που έχει προσφέρει η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ και τα οποία την έκαναν να επικρατήσει σε
διαγωνισμούς για την Εγνατία και την Αττική Οδό, είναι εύλογα.
Απαντώντας σε σχετικό ερώτημα σε συνέντευξή του στην Καθημερινή της Κυριακής, ο κ.
Μουστάκας ανέφερε χαρακτηριστικά: «Ειδικά η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, ως η μόνη από όλους τους
ομίλους υποδομών της χώρας που παρουσιάζει διαχρονικά κερδοφόρα επίδοση, δεν μπορεί
να αντιμετωπίζεται ως «επιπόλαιος» ή «ευκαιριακός» παίχτης. Πρώτον, διαθέτουμε την πιο
έμπειρη, σταθερή και πολυπληθή στελεχιακή ομάδα στον κλάδο των υποδομών, ικανή να
κοστολογήσει με ακρίβεια και σύνεση τις υποδομές που διεκδικούμε.
Δεύτερον, λειτουργούμε με αποδοτικό τρόπο χρόνια τώρα έργα παραχωρήσεων όπως η Νέα
και η Κεντρική Οδός, άρα διαθέτουμε την απαραίτητη εξειδίκευση για να αξιοποιήσουμε στο
μέγιστο αυτοκινητοδρόμους όπως η Αττική και η Εγνατία Οδός.
Τρίτον, έχουμε βαθιά γνώση χρηματοδότησης πολύπλοκων projects στην Ελλάδα και το
εξωτερικό, αποδεδειγμένες δυνατότητες άντλησης κεφαλαίων από τις αγορές, καθώς και
άριστες σχέσεις με το ελληνικό τραπεζικό σύστημα, ιδίως αφού είμαστε ίσως ο μόνος Όμιλος
που διατήρησε το σύνολο της ρευστότητάς του, όταν οι περισσότεροι στην πιο κρίσιμη στιγμή
της οικονομικής κρίσης έστελναν τα χρήματα των επιχειρήσεών τους στο εξωτερικό. Ως
αποτέλεσμα, η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ μπορεί να είναι πολύ πιο επιλεκτική στις επενδύσεις της, αλλά και
πολύ πιο ανταγωνιστική στις προσφορές της, άρα και πιο επιτυχημένη».
Ο κ. Μουστάκας αναφέρθηκε επίσης και στην Αττική Οδό, χαρακτηρίζοντάς την «ένα έργο
χαμηλού ρίσκου και σταθερών αποδόσεων, με ιδιαίτερη ανθεκτικότητα, όπως απέδειξε η
απόδοσή του τόσο κατά την οικονομική κρίση όσο και κατά την πρόσφατη πανδημία, ενώ
εκτιμούμε πως υπό τη διαχείριση της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ μπορεί να αποφέρει κατά μέσο όρο EBITDA
άνω των 300 εκατ. ευρώ σε ετήσια βάση».
Ο ίδιος προσέθεσε: «Αντίστοιχα, η Εγνατία Οδός είναι ο μεγαλύτερος αυτοκινητόδρομος της
Ελλάδας και επί δεκαετίες παντελώς αναξιοποίητος, όταν για εμάς σε συνδυασμό και με άλλες
παραχωρήσεις του Ομίλου (αυτοκινητόδρομοι, Λιμάνι Καβάλας κλπ.), μπορεί να αποκτήσει
πολλαπλάσια αξία. Πάντως, απόδειξη και για το ότι τα συγκεκριμένα έργα είναι αποδοτικά
αποτελεί ο διακαής πόθος ανταγωνιστικών σχημάτων να τα αναλάβουν.
Σας θυμίζω ότι ο διαγωνισμός για την Εγνατία Οδό αναβλήθηκε πολλές φορές και έμπλεξε και
σε δικαστικές περιπέτειες λόγω προσφυγών, ενώ αντίστοιχες κινήσεις καταγράφονται και για
την Αττική Οδό. Θεωρώ μάλλον δύσκολο να κυνηγάει κάποιος δικαστικά υποθέσεις, αν
πιστεύει πως αυτές δεν θα είναι οικονομικά επωφελείς».
Η εβδομάδα που ξεκινάει είναι γεμάτη και θα κρατήσει σε υψηλά επίπεδα το επενδυτικό
ενδιαφέρον. Έχουμε αρκετά να περιμένουμε στο εσωτερικό, τόσο για τα βαριά χαρτιά, όσο και
για τα μικρομεσαία. Ξεκινάει σήμερα η διαπραγμάτευση των μετοχών της Orilina ΑΕΕΑΠ, η
οποία κατάφερε να μαζέψει τα κεφάλαια που ζητούσε και μπαίνει με τιμή 0,95 ευρώ που ήταν
και η υψηλότερη στο εύρος που δόθηκε.
Την Τρίτη θα έχει ολοκληρωθεί η συναλλαγή στην HelleniQ Energy και οι νέοι δικαιούχοι θα
έχουν τις μετοχές τους. Την περασμένη Παρασκευή πέρασαν τα πακέτα. Έχει γενική
συνέλευση η Aegean Airlines την Πέμπτη και θα δώσει το πράσινο φως για την εξαγορά των
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warrants του ελληνικού δημοσίου. Έτσι, ανοίγει ο δρόμος για μέρισμα. Μιας και μιλάμε για
μέρισμα, σήμερα (11/12) οι μετοχές της Φίλιππος Νάκας διαπραγματεύονται χωρίς το
δικαίωμα στο μέρισμα ύψους 0,20 ευρώ, ενώ η εταιρεία θα δώσει τον επόμενο μήνα και
επιστροφή κεφαλαίου 0,07 ευρώ ανά μετοχή.
Χωρίς το προσωρινό μέρισμα είναι την ίδια μέρα και οι μετοχές της Prodea ύψους 0,11 ευρώ
ανά μετοχή. Την Πέμπτη οι μετοχές της Galaxy Mezz θα διαπραγματεύονται χωρίς το δικαίωμα
στην επιστροφή κεφαλαίου 0,1064 ευρώ ανά μετοχή που αντιστοιχεί σε απόδοση 20%
περίπου. Η εβδομάδα θα κλείσει με δύο rebalancing.
Το ένα είναι του FTSE Russell, όπου δεν έχουμε ελληνικό ενδιαφέρον και δεν υπάρχουν
αλλαγές στους δείκτες, ενώ είδαμε την αλλαγή στη στάθμιση της Εθνικής μερικές μέρες πριν με
ένα άλλο rebalancing. Το δεύτερο είναι του Stoxx, όπου σε κάποιους δείκτες του οίκου μπήκαν
οι μετοχές της Optima Bank και της Epsilon Net. Επομένως, εκείνη τη μέρα θα δούμε μία
αύξηση των συναλλαγών
Δεν ενθουσίασαν τους επενδυτές τα αποτελέσματα εννεαμήνου του ΑΔΜΗΕ, όπως φάνηκε
από την πορεία της μετοχής, ίσως γιατί είχε κάνει μία κίνηση στις προηγούμενες συνεδριάσεις
και ίσως γιατί ήταν ανάλογα με τις εκτιμήσεις της αγοράς. Όμως τα καθαρά κέρδη ήταν στα 46
εκατ. ευρώ και υπερδιπλάσια των περσινών, άρα στο σύνολο του έτους προφανώς και η
μετοχή θα έχει πολύ χαμηλό p/e.
Επιπλέον αναλυτές βλέπουν δυνατό μέρισμα για τη χρήση που θα αντιστοιχεί σε απόδοση 5%
και ίσως κάτι παραπάνω. Ο ΑΔΜΗΕ Α.Ε. στον οποίο η εισηγμένη έχει συμμετοχή, λόγω των
μεγάλων επενδύσεων που υλοποιεί αύξησε τον καθαρό δανεισμό σημαντικά και στα 1,019 δισ.
ευρώ. Κάποιοι μπορεί να ανησυχούν για το ύψος του δανεισμού, αλλά οι ενεργειακές εταιρείες
ανά τον κόσμο, έτσι δουλεύουν και αν αρχίσουν τα επιτόκια να μειώνονται καταλαβαίνετε ότι θα
κέρδη θα εκτιναχθούν.
Η σημαντική διασύνδεση Κρήτης-Αττικής προχωράει και έχει γίνει πόντιση του συνόλου των
υποβρυχίων ηλεκτρικών και οπτικών καλωδίων και προχωρούν με εντατικό ρυθμό οι εργασίες
στο χερσαίο τμήμα της διασύνδεσης, με τις σχετικές εργασίες μελέτης - κατασκευής από τους
αναδόχους να βρίσκονται στην τελική ευθεία.
Επίσης, η τέταρτη και τελευταία φάση της ηλεκτρικής διασύνδεσης των Κυκλάδων αφορά στη
διασύνδεση της Σαντορίνης, της Φολεγάνδρου, της Μήλου και της Σερίφου. Η ολοκλήρωση της
διασύνδεσης των Κυκλάδων θα δώσει τη δυνατότητα ανάπτυξης μονάδων ΑΠΕ συνολικής
ισχύος 332 MW στα νησιά.
 Mε την είσοδο των νέων μετοχών στην Attica Group, λόγω της απορρόφησης της ΑΝΕΚ, η
μετοχή πήγε στο -10%, επιβεβαιώνοντας όσα έγραφε η στήλη παλαιότερα, ότι δεν είχε
ξεκαθαρίσει το τοπίο με τη δημόσια πρόταση και προφανώς δεν ήταν βέβαιο ότι θα
μπορούσαν οι μέτοχοι της ΑΝΕΚ να πουλήσουν τις μετοχές που θα ελάμβαναν στη STRIX.
Αυτό ήταν και το λογικό, αφού η δημόσια πρόταση είχε γίνει με συγκεκριμένους όρους και για
συγκεκριμένο αριθμό μετοχών. Την Παρασκευή είδαμε μεγάλο ανεκτέλεστο στο limit down και
μένει να φανεί μέσα στην εβδομάδα που θα απορροφηθεί η προσφορά.
Μιας και αναφερόμαστε στην Attica Group να σας πούμε πως στο επενδυτικό της πρόγραμμα
βασίστηκε η κίνηση συγκεκριμένων μετοχών την προηγούμενη εβδομάδα. Όπως είναι γνωστό
η εταιρεία θα διαθέσει περίπου 1 δισ. ευρώ τα επόμενα χρόνια για αναβάθμιση του στόλου. Η
ζήτηση σε κάποια προϊόντα που θα υπάρξει έδωσε αφορμή για ανοδικές κινήσεις στα μέταλλα,
όπως για παράδειγμα τη μετοχή της Κορδέλλου, αλλά και άλλες εταιρείες που εμπορεύονται
διάφορα προϊόντα όπως η ΓΕΒΚΑ. Όμως μάλλον είναι νωρίς να προεξοφληθούν τέτοιες
δουλειές.
Ο Νοέμβριος εκτόξευσε τις εισροές των ξένων στο Χρηματιστήριο. Λόγω των placement της
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Εθνικής Τράπεζας και της πώλησης του πακέτου του ΤΧΣ που είχε στην Alpha Bank, στην
UniCredit, οι ξένοι εμφανίζονται με εισροές 1,16 δισ. ευρώ στο συγκεκριμένο μήνα.
Συνολικά στους 11 μήνες οι καθαρές εισροές ανέρχονται στα 832 εκατ. ευρώ. Σε πιστωτικά
ιδρύματα και πολυμερείς αναπτυξιακές τράπεζες πήγαν οι περισσότερες μετοχές και αυτή η
κατηγορία επενδυτών έβαλε 720 εκατ. ευρώ τον Νοέμβριο. Πρώτοι οι Γερμανοί σε επενδύσεις
με εισροές 482 εκατ. ευρώ, δεύτεροι οι Ιταλοί με 314 εκατ. ευρώ και τρίτοι οι επενδυές από
Ελβετία με 232 εκατ. ευρώ.
Το συνέδριο της Wood δεν ήταν αφιερωμένο μόνο στις ελληνικές εταιρείες, αλλά οι κεραίες της
στήλης έπιασαν μεγάλο ενδιαφέρον από όσους παρακολούθησαν την εκδήλωση. Από τις
ελληνικές εισηγμένες το παρών έδωσαν οι Alpha Bank, Πειραιώς, Eurobank, Εθνική, Optima,
Μυτιληναίος, Noval Properties, OTE, ΟΛΠ, ΓΕΚ, Cenergy, ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή και Τιταν. Στο
συνέδριο συμμετείχαν 170 εταιρείες και πάνω από 150 end clients πολλοί εξ’ αυτών και από
Αμερική.
Η συμμετοχή ήταν τέτοια που δεν αποκλείεται να δούμε τον Ιανουάριο την Wood να
διοργανώνει μαζί με την ΕΧΑΕ συνέδριο στις ΗΠΑ, καθώς το κλίμα είναι εξαιρετικά ευνοϊκό. Ο
κύκλος των συνεδρίων κλείνει σήμερα στη Ν. Υόρκη με το συνέδριο της Capital link στο οποίο
θα παραστούν από την κυβέρνηση οι κ.κ. Θόδωρος Σκυλακάκης, Κωστής Χατζηδάκης,
Χρήστος Σταικούρας και Νικός Παπαθανάσης.
Η αύξηση του free float στην Helleniq Energy θα αυξήσει και τη στάθμισή της στους δείκτες.
Ωστόσο, επισημαίνεται ότι στους πίνακες του Χρηματιστηρίου με τη λίστα των βασικών
μετόχων (<5%) η Paneuropean Oil & lndustrial Holdings εμφανίζονταν με ποσοστό 45,47%,
ενώ στο placement προέκυψε ότι κατέχει 47,10%. Ενδεχομένως ο πίνακας να χρήζει
επανεξέτασης ειδικά για τις εταιρείες που συμμετέχουν σε δείκτες και το free float παίζει
σημαντικό ρόλο στη διαμόρφωση των σταθμίσεων. Την Τρίτη πάντως δεν αποκλείεται να
δούμε εισροές από τον MSCI λόγω της αύξησης του ειδικού βάρους της μετοχής σε δείκτες.
Σαρωτική είναι η επικράτηση της Δημοκρατικής Κίνησης Οικονομολόγων, στις φετινές εκλογές
του Οικονομικού Επιμελητηρίου Ελλάδος. Σύμφωνα με τα μέχρι στιγμής στοιχεία, που είναι
αντιπροσωπευτικά, η ΔΗΚΙΟ - παράταξη προσκείμενη στην Νέα Δημοκρατία - καταγράφει
ποσοστά, που ξεπερνούν πανελλαδικά το 45% (άνοδος πάνω από 7 μονάδες), με τα νούμερα
να είναι πολύ υψηλότερα σε Αττική και Θεσσαλονίκη. Το μέγεθος της επιτυχίας αποτελεί το
επισφράγισμα μιας συνεπούς και αποτελεσματικής προσπάθειας του Προέδρου του ΟΕΕ,
Κωνσταντίνου Κόλλια, και των στελεχών της παράταξης, που αναγνωρίστηκε από το σύνολο
των οικονομολόγων.
Εν τω μεταξύ, με βάση τα κλεισίματα της προηγούμενης Παρασκευής έγιναν οι
αναπροσαρμογές στα caping factors των μετοχών του FTSE-25. Οι αναδιαρθρώσεις του δείκτη
με βάση τις νέες σταθμίσεις θα γίνουν στο κλείσιμο της ερχόμενης Παρασκευής.
Οι χρηματιστηριακές αγορές θα δεχθούν πιέσεις το πρώτο τρίμηνο της νέας χρονιάς καθώς το
ράλι των ομολόγων θα σηματοδοτήσει κόπωση της ανάπτυξης της οικονομίας, προβλέπουν οι
γκουρού της BofA. Σύμφωνα με τον επικεφαλής strategist Michael Harnett της επενδυτικής
τράπεζας, ο οποίος παρέμεινε «αρκούδα» παρά την κούρσα του 19% που κατέγραψε φέτος ο
δείκτης S&P 500, η πτώση των αποδόσεων στα ομόλογα ήταν ο κύριος καταλύτης της ανόδου
των μετοχών στο τρέχον τρίμηνο. Ωστόσο, περαιτέρω υποχώρηση των αποδόσεων προς το
3,0% θα σημάνει μια ανώμαλη προσγείωση για την οικονομία.
Το αφήγημα «χαμηλότερες ομολογιακές αποδόσεις = άνοδος των μετοχών» θα μεταβληθεί στο
«χαμηλότερες αποδόσεις = πτώση των μετοχών», σύμφωνα με έκθεση της BofA που
υπογράφει ο Hartnett. To ράλι των αμερικανικών μετοχών έχει κάνει μια παύση αυτόν το μήνα
μετά από τα υψηλότερα κέρδη για τον Νοέμβριο που σημείωσε η αγορά εδώ και πολλά χρόνια.
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Οι επενδυτές αναζητούν το πότε η Fed θα ξεκινήσει τις μειώσεις επιτοκίων και η απόδοση στα
10ετή ομόλογα ΗΠΑ έχει πέσει στο 4,2% μετά από σκαρφάλωμα στο 5% τον Οκτώβριο που
ήταν το υψηλότερο επίπεδο από το 2007.
C3.ai (AI NYSE) είναι μία από τις πιο συνηθισμένες επενδυτικές επιλογές για όσους θέλουν να
δοκιμάσουν την τύχη τους στον χώρο της Τεχνητής Νοημοσύνης και δεν αρκούνται στην αγορά
μετοχών της Nvidia (NVDA NASDAQ), η οποία κρατάει από την αρχή του 2023 τη σημαία στην
παρέλαση που κάνει το πλέον επίλεκτο σώμα εταιρειών της εποχής μας. Σε αντίθεση όμως με
την σημαιοφόρο, η C3.ai δεν έχει καταφέρει να δικαιώσει μέχρι τώρα όσους την
εμπιστεύθηκαν.
Καθώς πρόκειται για μία νέα εταιρεία που προσπαθεί να πάρει μία από τις πρώτες θέσεις στον
χώρο της παραγωγής λογισμικού εφαρμογών Τεχνητής Νοημοσύνης που προορίζεται για
επιχειρήσεις, αυτό δεν αποτελεί έκπληξη. Το γεγονός πως ο μεγαλύτερος μέτοχός της και
ταυτόχρονα διευθύνων σύμβουλος είναι ο παλιός γνωστός της Wall Street Τομ Σίμπελ
(δημιουργός και επικεφαλής της Siebel Systems που πουλήθηκε στην Oracle το 2005 έναντι
περίπου 6 δις δολαρίων), την έχει βοηθήσει αρκετά, καθώς ο Σίμπελ είναι πολύ έμπειρος και
γνωρίζει πρόσωπα και πράγματα, χωρίς αυτό να σημαίνει πως οι επενδυτές θα τον
ακολουθούν με τυφλή εμπιστοσύνη. 
Όταν η εταιρεία μπήκε στο χρηματιστήριο τον Ιανουάριο του 2021 μέσα σε κλίμα ευφορίας, η
τιμή της εκτοξεύθηκε στα 130 δολάρια αλλά σταδιακά ξεφούσκωσε και προσγειώθηκε λίγο
πάνω από τα 10 δολάρια το καλοκαίρι του 2022. Από τις αρχές του 2023, όταν η προσοχή των
επενδυτών επικεντρώθηκε στην Τεχνητή Νοημοσύνη μετά τον θόρυβο που προκάλεσε η
εμφάνιση του ChatGPT, η μετοχή ξαναμπήκε στις πρώτες προτιμήσεις των επενδυτών και
κινήθηκε έντονα ανοδικά αλλά με πολλές διακυμάνσεις. Τον Ιούνιο είχε ξεπεράσει τα 48
δολάρια αλλά από εκεί και ύστερα δεν έχει καταφέρει κάτι καλύτερο και η μετοχή κινείται γύρω
από τα 30 δολάρια.
Το πρόβλημα έγκειται στο γεγονός πως τα οικονομικά αποτελέσματα της εταιρείας δεν
δικαιώνουν προς το παρόν τις αισιόδοξες εκτιμήσεις του Σίμπελ και τους υψηλούς στόχους των
αναλυτών. Αυτό έγινε και το βράδυ της Τετάρτης που πέρασε, όταν ανακοινώθηκαν τα
αποτελέσματα του πιο πρόσφατου τριμήνου και η μετοχή απώλεσε πάνω από 10% κινούμενη
προς τα 26 δολάρια.
Ο κύκλος εργασιών ανέβηκε κατά 17% από αυτόν της αντίστοιχης περσινής περιόδου και
έφθασε στα 73,2 εκατομμύρια δολάρια αλλά ήταν ελαφρά χαμηλότερος από αυτόν που
περίμεναν οι αναλυτές, ενώ οι οργανικές ζημιές για την ίδια περίοδο ήταν λίγο χαμηλότερες
από τις εκτιμήσεις των αναλυτών. Η αγορά όμως ασχολήθηκε περισσότερο με τις εκτιμήσεις
της διοίκησης για τα οικονομικά μεγέθη του 2024, οι οποίες ήταν σαφώς χειρότερες από τις
εκτιμήσεις που είχαν γίνει πριν τρεις μήνες, οι οποίες με την σειρά τους ήταν χαμηλότερες από
τις αμέσως προηγούμενες.
Αυτό που ενόχλησε κυρίως ήταν το ύψος των ζημιών που αναμένεται πλέον για το 2024 (115 –
135 εκατομμύρια δολάρια από 70 – 100 που ήταν η προηγούμενη εκτίμηση). Σε συνέντευξη
που έδωσε στο Barron’s ο Σίμπελ μία μέρα μετά την ανακοίνωση των αποτελεσμάτων και των
εκτιμήσεων, εμφανίστηκε πολύ αισιόδοξος και στην ουσία είπε πως οι μεγαλύτερες ζημιές
έχουν άμεση σχέση με την αύξηση των επενδύσεων ενόψει των τεράστιων προοπτικών της
εταιρείας.
Οι περισσότεροι αναλυτές φαίνεται πως συμφωνούν με αυτόν στο θέμα των προοπτικών, αλλά
παρόλα αυτά φρόντισαν να πάρουν λίγο τα μέτρα τους και να κατεβάσουν τους στόχους τους
για την τιμή της μετοχής. Καλές είναι οι διαβεβαιώσεις της διοίκησης αλλά ακόμα καλύτερη θα
είναι η επιβεβαίωσή τους.
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Αποποίηση Ευθύνης
Το υλικό αυτό παρέχεται για πληροφοριακούς και μόνο σκοπούς. Σε καμιά περίπτωση δεν
πρέπει να εκληφθεί ως προσφορά, συμβουλή ή προτροπή για την αγορά ή πώληση των
αναφερόμενων προϊόντων. Παρόλο που οι πληροφορίες που περιέχονται βασίζονται σε πηγές
που θεωρούνται αξιόπιστες, ουδεμία διασφάλιση δίνεται ότι είναι πλήρεις ή ακριβείς και δεν θα
πρέπει να εκλαμβάνονται ως τέτοιες.
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Σταϊκούρας: Παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των έργων του Υπουργείου
Υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις προτεραιότητες της Κυβέρνησης με στόχο την ενίσχυση της συνδεσιμότητας στις
μεταφορές και της ανθεκτικότητας των υποδομών παρουσίασε, σήμερα, ο Υπουργός
Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη, με τίτλο «25th Annual
Capital Link Invest in Greece Forum».
Κατά την τοποθέτησή του, ο κ. Σταϊκούρας αναφέρθηκε στην πρόοδο της ελληνικής οικονομίας
παρά τις εξωγενείς προκλήσεις, επισημαίνοντας τον καθοριστικό ρόλο του τομέα των
υποδομών και μεταφορών στην ισχυροποίηση του περιφερειακού γεωπολιτικού ρόλου της
χώρας, αλλά και στην οικονομική της μεγέθυνση.
Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών παρουσίασε το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των
έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη και τις πηγές χρηματοδότησης που αξιοποιεί η Κυβέρνηση γι’
αυτόν τον σκοπό, αλλά και για την αποκατάσταση των ζημιών από τις εκτεταμένες φυσικές
καταστροφές.
Ο κ. Σταϊκούρας ανέλυσε το πρόγραμμα ανάταξης του ελληνικού σιδηρόδρομου μέσω της
διοικητικής αναδιάρθρωσης και της υποστήριξης νέων έργων στο πλαίσιο του Διευρωπαϊκού
Δικτύου – Μεταφορών (ΔΕΔ – Μ), ενώ περιέγραψε τις πρωτοβουλίες για την προώθηση των
«πράσινων» μεταφορών μέσω των Σχεδίων Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας (ΣΒΑΚ) της
ηλεκτροκίνησης και της ανανέωσης του στόλου των αστικών συγκοινωνιών.
Όσον αφορά στην ανθεκτικότητα των υποδομών, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών
ανέπτυξε τα οφέλη από τη δημιουργία του Μητρώου Γεφυρών και την εισαγωγή της
τεχνολογίας μοντελοποίησης, που συστηματοποιεί όλη την πληροφορία στον κύκλο ζωής ενός
έργου.
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Κ.Χατζηδάκης και Τ.Πάιατ αντέγραψαν τον βασιλιά Κάρολο και φόρεσαν γραβάτες με
ελληνική σημαία (φώτο)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η ανάρτηση του πρώην πρέσβη
Ο υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης και ο πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα
Τζέφρι Πάιατ εμφανίστηκαν φορώντας γραβάτες με την ελληνική σημαία στο 25ο ετήσιο Forum
«Invest in Greece» του Capital Link.
Ο Αμερικανός υφυπουργός Εξωτερικών με αρμοδιότητα την ενέργεια μίλησε για την ανάπτυξη
των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας.
«Η Ελλάδα να γίνει πρότυπο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας για την Ευρώπη. Συγχαρητήρια
και για την αξιολόγηση του χρέους σε επενδυτική βαθμίδα!» όπως έγραψε στην ανάρτησή του,
ο Τζ. Πάιατ.
Great conversation with Minister about government support for Greece’s renewable energy
growth. Greece ????????has become a renewables model for Europe. Congratulations on
investment grade debt rating too! pic.twitter.com/c4mHu6xymi
— Assistant Secretary Geoffrey Pyatt (@AsstSecENR) December 11, 2023
ΕΙΔΗΣΕΙΣ ΣΗΜΕΡΑ
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Στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη ο Χρήστος Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστος Σταϊκούρας, στο
ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Χρήστος Σταϊκούρας: Συμμετοχή στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα
Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», .
Το συνέδριο πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
24ο ετήσιο Capital Link: Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
Η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης του μακροβιότερου
επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο
“Accelerating Investments for Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in
Greece Forum» θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan
Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman
Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την Ελλάδα
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που
έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της
βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων,
μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της
χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης. Το
Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου
της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και
τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Οι συμμετοχές
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Θα συμμετάσχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος
Χατζηδάκης, ο Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός
Περιβάλλοντος & Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής
Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
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Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από:
-τις μεγαλύτερες ελληνικές τράπεζες:
1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς,
2) την Attica Bank και την Hellenic Development Bank,
-τις σημαντικότερες Global Investment Banks
• Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura • AXIA
Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : • CVC • Hotel
Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
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«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
Πηγή: ot.gr
Ακολουθήστε το onlarissa.gr στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Ελάτε στην ομάδα μας στο viber για να ενημερώνεστε πρώτοι για τις σημαντικότερες ειδήσεις
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Συμμετοχή του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών Χρήστου Σταϊκούρα στο
Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Facebook Twitter
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
«Η εποικοδομητική συνεργασία Ελλάδας και ΗΠΑ είναι διαχρονική και συμβάλει στην ενίσχυση
της εξωστρέφειας της Περιφέρειας Αττικής και στην ενδυνάμωση των σχέσεων [...]
Με τον Μάριο Ντράγκι συναντάται αύριο Τετάρτη στη Ρώμη ο Κυριάκος Μητσοτάκης ενόψει
της Ευρωπαϊκής Συνόδου Κορυφής που θα πραγματοποιηθεί στις Βρυξέλλες, την ερχόμενη
Πέμπτη. Το [...]
Συνάντηση με τον Πρόεδρο της Κύπρου, Νίκο Χριστοδουλίδη, είχε νωρίτερα σήμερα ο
πρόεδρος της Ελληνκής Λύσης, Κυριάκος Βελόπουλος. Μετά την συνάντηση ο [...]
Η Υπουργός Παιδείας, Νίκη Κεραμέως, αναφερόμενη στο θέμα του βιασμού της 12χρονης
στον Κολωνό, διαβεβαίωσε ότι θα χυθεί άπλετο φως στην υπόθεση [...]

https://oknews.gr/politiki/symmetochi-tou-ypourgou-ypodomon-kai-metaforon-christou-staikoura-sto-ependytiko-synedrio-tis-capital-link-sti-nea-yorki/


http://www.lamiakos-typos.gr/

 Publication date: 10/12/2023 22:02

 Similar Stats ranking (Greece): 41866

 link

Στη Νέα Υόρκη ο Χρήστος Σταικούρας για επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
 
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Στο Επενδυτικό Συνέδριο της “Capital Link” στη Νέα Υόρκη θα συμμετάσχει ο…
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πηγή: capital.gr

https://www.formedia.gr/2023/12/10/sto-ependytiko-synedrio-tis-capital-link-sti-nea-yorki-tha-symmetaschei-o/


https://nofakenews.gr/

 Publication date: 10/12/2023 21:05

 https://www.nofakenews.gr/politics/staikouras-sto-ependytiko-synedrio-tis/

Σταϊκούρας: Στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο αρμόδιος υπουργός, Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί αύριο, Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023, στη
Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Η D.C. CHRISTOPOULOS PARTNERS χορηγός του 25 th Annual Capital Link Invest in
Greece New York Forum
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ΗΔΙΚΗΓΟΡΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ Δ.Χ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ με ιδιαίτερη χαρά
ανακοινώνει την ενεργό συμμετοχή της στην Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία
και τις Επενδύσεις και συγκεκριμένα στο συνέδριο  Ορόσημο, 25th Annual Capital Link Invest
in Greece New York Forum με θέμα: “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, που
θα διεξαχθεί την Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023 στο Metropolitan Club στην Νέα Υόρκη.
Πρόκειται για το μακροβιότερο επενδυτικό συνέδριο για την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο
εξωτερικό το οποίο τελείται υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα
Υόρκη και διοργανώνεται από την Capital Link σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange, το Athens Exchange Group (ATHEX Group) και την υποστήριξη μεγάλων Διεθνών
Τραπεζών όπως Goldman Sachs, Barclays, BNP Paribas, Morgan Stanley, Nomura & Axia
Ventures Group και Οργανισμών.
Στο συνέδριο θα συζητηθούν οι εξελίξεις και οι μεταρρυθμίσεις στην ελληνική οικονομία, οι
προτεραιότητες της κυβέρνησης για τις επενδυτικές ευκαιρίες στην Ελλάδα και η βελτιωμένη
εικόνα της χώρας ως επενδυτικού και επιχειρηματικού προορισμού. Η συστηματική
προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό καθώς
επίσης και η ενίσχύση των επιχειρηματικών και επενδυτικών δεσμών μεταξύ ΗΠΑ και Ελλάδας
είναι ο βασικός σκοπός του συνεδρίου.
Ο Διευθύνων Σύμβουλος της εταιρείας μας – Δ.Χ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ, κος
Δημήτριος Χριστόπουλος, θα συμμετέχει ως συντονιστής του απογευματινού πάνελ με τίτλο:
“DEBT CAPITAL MARKETS – GREEK SOVEREIGN & CORPORATE DEBT – Post
Investment Upgrade Prospects” και συμμετέχοντες τους:
Στο υψηλού επιπέδου ετήσιο συνέδριο θα συμμετέχουν Εκπρόσωποι της Ελληνικής
Κυβέρνησης, Εκπρόσωποι της Αμερικάνικης Κυβέρνησης, Ανώτατα Στελέχη από τον
Επιχειρηματικό και Βιομηχανικό Κλάδο, Στελέχη Εποπτικών και Ρυθμιστικών Αρχών, Αναλυτές
αγοράς/πώλησης, Διαχειριστές Χαρτοφυλακίου, Θεσμικοί Επενδυτές, Εμπορικοί,
Χρηματοδότες, Ανώτερα Στελέχη Επιχειρήσεων, Τράπεζες και Επενδυτικές Εταιρείες,
Ασφαλιστικές Εταιρείες, Οικονομικοί Διευθυντές, Χρηματοοικονομικοί Σύμβουλοι,
Συμβουλευτικές Εταιρείες, Ιδιωτικά Επενδυτικά Κεφάλαια, Ελεγκτικές Εταιρείες, Σύμβουλοι,
Επιχειρήσεων, Δικηγόροι, Ελληνικά και Διεθνή Δικηγορικά Γραφεία, Εταιρείες Fund και Asset
Management, Νομικοί που κατέχουν Θεσμικές και Κυβερνητικές Θέσεις, Έμμισθοι Δικηγόροι,
Εκπρόσωποι των Φορολογικών Αρχών.
Μπορείτε να δείτε εδώ την Agenda του 25th Annual Capital Link Invest in Greece New York
Forum: “Accelerating Investments for Sustainable Growth”
Για δήλωση συμμετοχής στο Συνέδριο:
https://forums.capitallink.com/greece/2023/signup.html |
 Για περισσότερες πληροφορίες αναφορικά με το Συνέδριο, παρακαλούμε απευθυνθείτε στην
διοργανώτρια εταιρεία Capital Link
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Ο Χρήστος Σταϊκούρας στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Χρήστος Σταϊκούρας: Συμμετοχή στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα
Υόρκη –
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πηγή: ot.gr
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Infrastructure Min Staikouras attending Capital Link Investment Forum in NYC
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Infrastructure and Transport Minister Christos Staikouras will present Greece’s initiatives to
upgrade transportation connectivity and strengthen the resilience of infrastructure at the “25th
Annual Capital Link Invest in Greece Forum” in New York on Monday.
In the context of Capital Link’s Forum, Staikouras will meet with US Assistant Secretary of
State for Energy Resources Geoffrey Pyatt. He will also carry out a series of contacts with
investors and top management at investment companies and investment banks.
Source: ANA-MPA
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Infrastructure Min Staikouras attending Capital Link Investment Forum in NYC
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Infrastructure and Transport Minister Christos Staikouras will present Greece’s initiatives to
upgrade transportation connectivity and strengthen the resilience of infrastructure at the “25th
Annual Capital Link Invest in Greece Forum” in New York on Monday.
In the context of Capital Link’s Forum, Staikouras will meet with US Assistant Secretary of
State for Energy Resources Geoffrey Pyatt. He will also carry out a series of contacts with
investors and top management at investment companies and investment banks.
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Συμμετοχή Σταϊκούρα στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Θα πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο αρμόδιος υπουργός, Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί αύριο, Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023, στη
Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη ο Χρ. Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο αρμόδιος υπουργός, Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί αύριο, Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023, στη
Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
Source link
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Στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link ο Χρήστος Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών,  Χρήστος Σταϊκούρας, στο
ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Τζέφρι Πάιατ, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων
καιεπενδυτικών τραπεζών. 
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Στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη ο Χρ. Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο αρμόδιος υπουργός, Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί αύριο, Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023, στη
Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Συμμετοχή Χρ. Σταϊκούρα στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη -
STEREA NEWS
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο αρμόδιος υπουργός, Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί αύριο, Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023, στη
Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Ο Χρήστος Σταϊκούρας στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NewsRoom 10 Δεκεμβρίου 2023 15:32
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
Διαβάστε επίσης:
Χριστίνα Αλεξόπουλου στο mononews: 550 νέα λεωφορεία σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη το 2024
Συνάντηση Χρ. Σταϊκούρα με τον Τούρκο ομόλογό του Abdulkadir Uraloğlu
Σταϊκούρας για «Κεστεκίδειο» σχολείο Βρυξελλών: Είμαστε εδώ να βοηθήσουμε όσο
μπορούμε περισσότερο
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Συμμετοχή Χρ.Σταϊκούρα στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο αρμόδιος υπουργός, Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί αύριο, Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023, στη
Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.

https://www.thepresident.gr/2023/12/10/symmetochi-chr-staikoyra-sto-ependytiko-synedrio-tis-capital-link-sti-nea-yorki/


http://athina984.gr/

 Publication date: 10/12/2023 15:29

 Similar Stats ranking (Greece): 9802

 link

Συμμετοχή Χρ. Σταϊκούρα στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο αρμόδιος υπουργός, Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί αύριο, Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023, στη
Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
Πηγή: ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 Tiς δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
Tags: Χρήστος Σταϊκούρας
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Στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη ο Χρ. Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο αρμόδιος υπουργός, Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο
Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest
in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί αύριο, Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023, στη
Νέα Υόρκη.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του, ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Στο Επενδυτικό Συνέδριο της "Capital Link" στη Νέα Υόρκη θα συμμετάσχει ο Χρ.
Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο "25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum", το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023. Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα
συναντηθεί με τον Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των
ΗΠΑ, ενώ θα πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών
οίκων και επενδυτικών τραπεζών.
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Στο ετήσιο επενδυτικό συνέδριο της Capital Link ο Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link»  που θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου στην Νέα Υόρκη θα συμμετάσχει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών,
Χρήστος Σταϊκούρας.
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της
Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», το
οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Συμμετοχή Σταϊκούρα στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα Υόρκη -
Συνάντηση με Pyatt
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Χρ. Σταϊκούρας θα συναντηθεί με τον Geoffrey R. Pyatt
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει τη Δευτέρα 11/12 ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών,
Χρήστος Σταϊκούρας, στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο
«25th Annual Capital Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα
Υόρκη.
Συναντήσεις
Ο κ. Σταϊκούρας, στο πλαίσιο της επίσκεψής του στη Νέα Υόρκη, θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ.
Επίσης, θα πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές και ανώτατα στελέχη επενδυτικών
οίκων και επενδυτικών τραπεζών.
www.bankingnews.gr
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Στο Επενδυτικό Συνέδριο της "Capital Link" στη Νέα Υόρκη θα συμμετάσχει ο Χρ.
Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο "25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum", το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΣΤΑΙΚΟΥΡΑΣ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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Χ.Σταϊκούρας: Συμμετοχή του υπ. Υποδομών στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital
Link» στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Χρήστος Σταϊκούρας: Συμμετοχή στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link» στη Νέα
Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Θα πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», .
Το συνέδριο πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
24ο ετήσιο Capital Link: Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
Η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης του μακροβιότερου
επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο
“Accelerating Investments for Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in
Greece Forum» θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan
Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman
Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την Ελλάδα
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που
έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της
βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων,
μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της
χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης. Το
Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου
της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και
τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Οι συμμετοχές
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Θα συμμετάσχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος
Χατζηδάκης, ο Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός
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Περιβάλλοντος & Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής
Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από:
-τις μεγαλύτερες ελληνικές τράπεζες:
1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς,
2) την Attica Bank και την Hellenic Development Bank,
-τις σημαντικότερες Global Investment Banks
• Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura • AXIA
Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : • CVC • Hotel
Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.

https://www.ot.gr/2023/12/10/oikonomia/xristos-staikouras-symmetoxi-sto-ependytiko-synedrio-tis-capital-link-sti-nea-yorki/


https://www.ot.gr/

 Publication date: 10/12/2023 14:12

 Similar Stats ranking (Greece): 155

 link

Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link ο Χρήστος Σταϊκούρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών,  Χρήστος Σταϊκούρας, στο
ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023. 
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Τζέφρι Πάιατ, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών. 
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Σταϊκούρας: Συμμετοχή του υπ. Υποδομών στο Επενδυτικό Συνέδριο της «Capital Link»
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Θα παρουσιάσει τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας
με στόχο την αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών.
Τις δέσμες πολιτικών πρωτοβουλιών και δράσεων που προωθεί η χώρα μας με στόχο την
αναβάθμιση της συνδεσιμότητας των μεταφορών και την ενίσχυση της ανθεκτικότητας των
υποδομών θα παρουσιάσει ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
στο ετήσιο Επενδυτικό Συνέδριο της Capital Link για την Ελλάδα, με τίτλο «25th Annual Capital
Link Invest in Greece Forum», το οποίο θα πραγματοποιηθεί στη Νέα Υόρκη, τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου 2023.
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών θα συναντηθεί με τον
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources των ΗΠΑ, ενώ θα
πραγματοποιήσει σειρά επαφών με επενδυτές, και ανώτατα στελέχη επενδυτικών οίκων και
επενδυτικών τραπεζών.
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Με σημαντικούς ομιλητές το φόρουμ της Capital Link στο Μανχάταν
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ. Με ιδιαίτερο ενδιαφέρον αναμένεται την προσεχή Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου το 25ο
επενδυτικό φόρουμ της Capital Link για την Ελλάδα («25th Annual Capital Link Invest in
Greece New York Forum: Accelerating Investments for Sustainable Growth»), το οποίο θα
λάβει χώρα, όπως κάθε χρόνο, στον πολυχώρο Metropolitan Club, στην «καρδιά» του
Μανχάταν.
Πρόκειται για ένα διεθνές επενδυτικό φόρουμ για την Ελλάδα, η ατζέντα του οποίου
περιλαμβάνει, για μια ακόμη χρονιά, την συμμετοχή Υπουργών, κυβερνητικών παραγόντων,
αλλά και στελεχών των μεγαλύτερων ελληνικών και διεθνών τραπεζών, όπως επίσης και
εκπροσώπων από το ναυτιλιακό, επενδυτικό, ενεργειακό και τουριστικό τομέα, με μια σειρά
από ιδιαίτερα ενδιαφέρουσες συνεδρίες, όπως επίσης και σπάνιες ευκαιρίες για
επαγγελματικές επαφές 1on1.
«Θα ήθελα να σημειώσω ότι πρόκειται για ένα συνέδριο το οποίο πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξαρτήτως οικονομικών και πολιτικών συνθηκών. Δεν είναι ένα ελληνικό συνέδριο,
αλλά ένα διεθνές συνέδριο για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, που διοργανώνεται σε συνεργασία
με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών, αλλά και μεγάλες διεθνείς
τράπεζες. Επίσης, είμαστε στην ευχάριστη θέση να έχουμε ξανά σημαντική κυβερνητική
παρουσία από την Ελλάδα και τις ΗΠΑ, αλλά και πολύ υψηλή παρουσία του ιδιωτικού τομέα
και των επενδυτών. Το συνέδριο έρχεται να ενημερώσει επενδυτές και επιχειρηματίες για
εξελίξεις και προοπτικές στην Ελλάδα σε όλους τους σημαντικούς τομείς, όπως στην
Οικονομία, την Ενέργεια, τις Τράπεζες, τα Ακίνητα και τον Τουρισμό», ανέφερε μιλώντας στον
«Εθνικό Κήρυκα» ο πρόεδρος της Capital Link, Νικόλας Μπορνόζης.
Οπως συμβαίνει διαχρονικά και ανεξαρτήτως κυβέρνησης, οι εργασίες θα ξεκινήσουν με
βιντεοσκοπημένο χαιρετισμό του Ελληνα πρωθυπουργού, με τον Κυριάκο Μητσοτάκη να
στέλνει το δικό του μήνυμα προς τον επενδυτικό κόσμο και τους συμμετέχοντες. Παράλληλα,
στα πάνελ θα συμμετέχουν, μεταξύ άλλων, ο υπουργός Οικονομίας, Κωστής Χατζηδάκης, ο
υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, Χρήστος Σταϊκούρας, ο υπουργός Περιβάλλοντος και
Ενέργειας, Θεόδωρος Σκυλακάκης, η υπουργός Τουρισμού, Ολγα Κεφαλογιάννη, ο
αναπληρωτής υπουργός Οικονομίας, Νίκος Παπαθανάσης, ο επικεφαλής της Ειδικής
Υπηρεσίας Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης (ΕΥΣΤΑ), Ορέστης Καβαλάκης, ο γενικός
διευθυντής του ΟΔΔΗΧ, Δημήτρης Τσάκωνας, ο πρόεδρος του ΣΟΕ του υπουργείου
Οικονομικών, Μιχάλης Αργυρού και ο γενικός γραμματέας Δημοσίων Εσόδων, Γιώργος
Πιτσιλής, ενώ θα παραβρεθεί και η νέα πρέσβης της Ελλάδας στην Ουάσιγκτον, Αικατερίνη
Νασίκα.
Παράλληλα, από πλευράς της αμερικανικής κυβέρνησης, θα δώσουν το «παρών» ο πρώην
πρέσβης των ΗΠΑ στην Αθήνα, Τζέφρι Πάιατ (Jeffrey Pyatt), με την ιδιότητα πλέον του
ΥΦΥΠΕΞ αρμοδίου για Θέματα Ενεργειακών Πόρων, αλλά και του αναπληρωτή Βοηθού
Υπουργού Εξωτερικών, αρμοδίου για θέματα Νότιας Ευρώπης και Καυκάσου, Τζόσουα Χοκ
(Joshua Huck), ο οποίος θα είναι κεντρικός ομιλητής στο δείπνο, όπου και θα τιμηθεί ο
επενδυτής Νίκος Σταθόπουλος.
«Εχουμε περίπου 90 ομιλητές, σε ένα βαρύ αλλά, παράλληλα, μεστό πρόγραμμα, το οποίο
ξεκινάει το πρωί και πάει μέχρι το απόγευμα. Θα ήθελα επίσης να τονίσω ότι κλείνουμε με ένα
σημαντικό πάνελ, στο οποίο θα τοποθετηθούν ξένοι επενδυτές που έχουν δραστηριοποιηθεί
στην Ελλάδα, όπως ο Τζον Πόλσον, ο Νίκος Σταθόπουλος, ο Αλεξ Φωτακίδης, ο Αλέξανδρος
Εξάρχου και ο Κώστας Παπαμαντέλλος», προσέθεσε ο Νικόλας Μπορνόζης.
Στη συνέχεια, ο πρόεδρος της Capital Link επεσήμανε πως το συνέδριο έρχεται σε μια θετική
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συγκυρία για την Ελλάδα, με δεδομένο ότι η ελληνική οικονομία «έχει μπει σε μια νέα περίοδο
ανάπτυξης και σταθερότητας, έχει επανακτήσει το rating της επενδυτικής βαθμίδας, πράγμα το
οποίο θα επιταχύνει την εισροή επενδύσεων προς την Ελλάδα», υπενθυμίζοντας, την ίδια
στιγμή, πως το συνέδριο κράτησε ζωντανή την γραμμή ανάμεσα στους επενδυτές και την
Ελλάδα ακόμη και την προβληματική περίοδο των μνημονίων και της βαθιάς οικονομικής
κρίσης.
«Ο καλός καπετάνιος φαίνεται στα δύσκολα. Οταν τα πράγματα είναι δύσκολα τότε είναι πιο
σημαντική η επικοινωνία. Σε εκείνα τα χρόνια τα δύσκολα, όταν η Ελλάδα ήταν πρωτοσέλιδο
όχι για ευχάριστες εξελίξεις, το γεγονός ότι κρατήσαμε ψηλά την σημαία της Ελλάδας με μια
ποιοτική εκδήλωση που παρουσίασε τι συνέβαινε στην χώρα -κυρίως από την πλευρά των
ξένων γιατί πολύ ομιλητές είναι ξένοι- ήταν πολύ ιδιαίτερα σημαντικό, όπως επίσης και ότι
κρατήθηκε το συνέδριο πολύ ψηλά και ήταν ένας συνδετικός κρίκος προς τους επενδυτές. Μην
ξεχνάμε πως τότε ήταν και η πρώτη φορά που φέραμε στην Αμερική τους τέσσερεις θεσμούς,
εκπρόσωποι των οποίων επικοινώνησαν εκείνη την εποχή πώς έβλεπαν τις προοπτικές
επανόδου της ελληνικής οικονομίας», τόνισε ο κ. Μπορνόζης.
Τέλος, την Τρίτη, όπως κάθε χρόνο, αντιπροσωπεία της Capital Link και κυβερνητικών
στελεχών θα χτυπήσουν το καμπανάκι της λήξης υπηρεσιών στο Χρηματιστήριο της Νέας
Υόρκης, σε μια συμβολική τελετή, με σκοπό την προβολή της Ελλάδας διεθνώς.
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Τα 3 ραντεβού του Δεκεμβρίου για την κυβέρνηση – Μετά το ταξίδι Ερντογάν και το
μέτωπο με τους ελεύθερους επαγγελματίες, έρχεται κρίσιμο επενδυτικό συνέδριο στην
Νέα Υόρκη όπου η ελληνική οικονομία θα δώσει κρίσιμο τεστ – Ακολουθεί Σύνοδος
Κορυφής με δύσκολα θέματα και μετά η ψήφιση του προϋπολογισμού όπου αναμένεται
σκληρή κόντρα!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η κυβέρνηση πρέπει να ανταποκριθεί αποτελεσματικά διότι τα τρία ραντεβού - ορόσημα είναι
κρίσιμα και αν στραβώσουν θα «χαλάσει» η χρονιά.
Κλέαρχος Κοντός
Μετά το κρίσιμο ταξίδι του Ερντογάν στην Αθήνα και αφού μπήκαν οι βάσεις για μία
ελληνοτουρκική προσέγγιση-όχι όμως χωρίς αγκάθια-, η κυβέρνηση πέρασε και τη σκόπελο
του φορολογικού νομοσχεδίου.
Όχι όμως αναίμακτα αλλά αυτό είναι συζήτηση για άλλη φόρα.
Τι έχει στην συνέχεια το κυβερνητικό πρόγραμμα;
Η κυβέρνηση έχει 3 μεγάλα ραντεβού τον Δεκέμβρη που πρέπει να ανταποκριθεί
αποτελεσματικά διότι είναι κρίσιμα και αν στραβώσουν θα «χαλάσει» η χρονιά.
Το πρώτο αφορά την νέα κυβερνητική εξόρμηση στη Νέα Υόρκη για την διαφήμιση της
ελληνικής οικονομίας.
Mετά από ένα επιτυχημένο ταξίδι στο Λονδίνο, η κυβέρνηση βάζει πλώρη για τη Νέα Υόρκη
όπου θα διεξαχθεί το 25o Συνέδριο της Capital Link.
Εκεί το ενδιαφέρον των επενδυτών θα είναι μεγάλο και η ελληνική οικονομία το πρώτο πιάτο.
Η ελληνική αποστολή
Βαλίτσες, ετοιμάζουν ήδη ο υπουργός Οικονομίας Κωστής Χατζηδάκης, ο υπουργός
Υποδομών &Μεταφορών Χρήστος Σταικούρας, ο υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας
Θεόδωρος Σκυλακάκης, η υπουργός Τουρισμού Όλγα Κεφαλογιάννη, ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομίας Νίκο Παπαθανάσης, ο πρόεδρος του ΣΟΕ Μιχάλης Αργυρού και ο
Γιώργος Πιτσιλής της ΑΑΔΕ.
Εκεί θα βρεθούν και αμερικανοί αξιωματούχοι με πρώτο και καλύτερο το Jeffrey Pyatt ενώ
μεγάλοι χορηγοί θα είναι η Goldman Sachs και η ΤΕΝ ltd του Νίκου Τσάκου.
Με ζωντανή σύνδεση, πάντως, θα μιλήσει και ο Πρωθυπουργός Kυριάκος Μητσοτάκης.
Συνολικά, και αυτό το ταξίδι είναι άλλο ένα σημαντικό ορόσημο αξιοπιστίας της ελληνικής
οικονομίας διεθνώς.
Η έλευση επενδυτικής βαθμίδας από 3 έως τώρα οίκους αξιολόγησης έχει προσδώσει
εξωστρέφεια στην ελληνική οικονομία και διεθνή αναγνώριση από τους επενδυτές.
Σύνοδος Κορυφής και κακά μαντάτα για Αλβανία
Πέρα, όμως, από το ταξίδι στην Νέα Υόρκη, στο Μέγαρο Μαξίμου προετοιμάζεται η άνοδος του
Πρωθυπουργού στις Βρυξέλλες στις 13,14,15 Δεκεμβρίου όπου θα έχουμε και Σύνοδο
Κορυφής Ε.Ε- Βαλκανίων και Ευρωπαϊκό Συμβούλιο.
Είναι μία πρώτης τάξεως ευκαιρία, λένε κυβερνητική χείλη, για να αναδείξει η ελληνική πλευρά
τα όσα συμβαίνουν στην Αλβανία με τον εκλεγμένο δήμαρχο Φρέντι Μπελέρη και την εμπλοκή
της αλβανικής κυβέρνησης στη μη τήρηση του κράτους δικαίου.
Άλλωστε, από την αρχή της προηγούμενης εβδομάδας αξιωματούχοι της Ε.Ε όπως ο
Μαργαρίτης Σχοινάς μίλησε με σκληρά λόγια για αυτή την υπόθεση και υποσχέθηκε ότι κανένα
κεφάλαιο ένταξης δεν θα ανοίξει για την Αλβανία όσο εξακολουθεί να συμπεριφέρεται έτσι ο
πρωθυπουργός της Αλβανίας Έντι Ράμα.
Άλλωστε, για την πολιτική διεύρυνση της Ε.Ε θα μιλήσουν και οι αρχηγοί κρατών της Ε.Ε στις
14-15 Δεκεμβρίου στις Βρυξέλλες ενώ άλλα θέματα συζήτησης θα είναι η Ουκρανία, το
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Μεσανατολικό, το δημοσιονομικό πλαίσιο 2021-2027, εξωτερικές σχέσεις και άμυνα και
ασφάλεια.
Το ορόσημο του προϋπολογισμού
Τέλος, το τρίτο ορόσημα στην κυβερνητική ατζέντα μέχρι το τέλος του χρόνου, είναι η ψήφιση
του προϋπολογισμού.
Μετά το σκληρό πρέσινγκ που υπέστη το οικονομικό επιτελείο στο φορολογικό νομοσχέδιο, ο
προϋπολογισμός στις 17.12 θα είναι το επόμενο ραντεβού σκληρής αντιπολίτευσης από τα
κόμματα.
Εκεί αναμένεται να μιλήσει και ο Πρωθυπουργός και οι πληροφορίες λένε ότι θα κάνει
ανασκόπηση της δύσκολης χρονιάς.
Διαβάστε ακόμη:
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Επίσκεψη Ερντογάν: Τα επόμενα ραντεβού με Μητσοτάκη, η συζήτηση για μπάλα, το
μενού του γεύματος και το ενδιαφέρον του Τούρκου προέδρου για τον Μπακογιάννη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο Μαξίμου ήταν απόλυτα ικανοποιημένοι από τα αποτελέσματα της επίσκεψης Ερντογάν
στην Αθήνα. Κι όταν αναφέρομαι σε ικανοποίηση, εξυπακούεται ότι δεν εξαιρώ τον πρόεδρο
Μητσοτάκη. Απεναντίας θα έλεγα, ότι επειδή είναι ο μόνος που μπορεί να συγκρίνει το παρόν
με το παρελθόν, μου λένε ότι ήταν σχεδόν ενθουσιασμένος από τα αποτελέσματα των επαφών
με τον Τούρκο πρόεδρο. Η βασική διαπίστωση (από τις πολλές) έχει να κάνει με το γεγονός,
ότι ο Ερντογάν είναι στην κυριολεξία ένας άλλος άνθρωπος. Όπως αντιλαμβάνεστε από
επαγγελματική διαστροφή έσπευσα να ρωτήσω έναν έμπειρο διπλωμάτη, πού αποδίδει την
εμφανή αλλαγή συμπεριφοράς του Τούρκου προέδρου: «Στο γεγονός ότι αισθάνεται ότι έχει
απέναντί του ειλικρινείς συνομιλητές» μου είπε. Και αυτό για όσους γνωρίζουν τους Τούρκους
και δη τον Ερντογάν, ενδεχομένως να είναι και το σημαντικότερο.
-Μιας και σας μετέφερα την ευφορία που υπήρχε στα υψηλά κλιμάκια της κυβέρνησης, δεν θα
διστάσω να σας μεταφέρω και τη φράση που μου είπε, υψηλόβαθμος κυβερνητικός
αξιωματούχος. «Πήγε καλύτερα του αναμενόμενου». Ένας από τους βασικούς λόγους που
εξελίχθηκαν, όπως εξελίχθηκαν τα πράγματα κατά τη διάρκεια της χθεσινής μέρας, συνδέεται
με την προετοιμασία λεπτό προς λεπτό, που έγινε από τους Γεραπετρίτη – Φιντάν. Παρά το
γεγονός ότι είχαν συζητηθεί όλες οι λεπτομέρειες, ακόμη και οι πιθανές παγίδες, ο υπουργός
Εξωτερικών (ο δικός μας), είχε προετοιμαστεί και για τυχόν απρόοπτα. Πάντως, να σας πω ότι
διέκρινα και μια πολύ καλή χημεία στις προσωπικές σχέσεις των Γεραπετρίτη – Φιντάν.
-Αλλεπάλληλα θα είναι τα  επίσημα διπλωματικά ματς -γιατί όπως αντιλαμβάνεστε θα
προηγηθούν κάποιες ανεπίσημες συναντήσεις- Ελλάδας Τουρκίας. Εντός του Ιανουαρίου θα
μεταβεί στη γείτονα ο υπουργός Γεραπετρίτης και θα ακολουθήσει τον επόμενο μήνα… όλο το
υπουργείο Εξωτερικών. Συγκεκριμένα, η υφυπουργός Αλεξάνδρα Παπαδοπούλου θα ταξιδέψει
στην Τουρκία συζητώντας θέματα που αφορούν τον πολιτικό διάλογο που έχει ξεκινήσει μεταξύ
των δύο χωρών. Την ίδια περίοδο θα επισκεφθεί (επίσημα) τη γείτονα και ο υφυπουργός
Φραγκογιάννης, με πολυμελή ομάδα (πάνω από 100  άτομα) προκειμένου να πάει παρακάτω
τα ζητήματα που σχετίζονται με τη θετική ατζέντα. Τον ίδιο μήνα στην Τουρκία θα βρεθεί και ο
γενικός γραμματέας του υπουργείου Εξωτερικών, πρέσβης Θεοχάρης Λαλάκος. Περιττό να
αναφέρουμε πως μέχρι και τον Απρίλιο, αναμένεται να δούμε κάμποσες φορές, να
συναντιούνται και οι Γεραπετρίτης –  Φιντάν, οι οποίοι επί της ουσίας λειτουργούν ως οι
«φωνές των Κυρίων».
-Μετά τις προπαρασκευαστικές ενέργειες που έχουν αποφασιστεί, περί τα μέσα Απριλίου,
προγραμματίζεται η επίσημη επίσκεψη του προέδρου Μητσοτάκη στην Άγκυρα. Όπως
αντιλαμβάνεστε -και με δεδομένο ότι μιλάμε για πέντε μήνες από σήμερα- πρόκειται για μια
άκρως σημαντική επίσκεψη, αφού θα κρίνει πολλά για την πορεία των συνομιλιών. Μετά την
Άγκυρα το επόμενο ραντεβού Μητσοτάκη – Ερντογάν, θα είναι στο Summit του ΝΑΤΟ, που
λάβει χώρα στην Ουάσιγκτον εντός Ιουλίου. Απ΄ ότι καταλάβατε εκεί που οι δύο ηγέτες δεν
αντάλλασσαν ούτε καλημέρα, κατά το αμέσως προσεχές διάστημα, θα έχουν την ευκαιρία να
τα λένε, ανά τρεις – τέσσερις μήνες. Και δω ταιριάζει το άσμα: μάτια που δεν βλέπονται,
γρήγορα λησμονιούνται.
-Όπως αντιλαμβάνεστε εξαιρετικά μεγάλο ενδιαφέρον για μένα είχαν και τα παραλειπόμενα
από το γεύμα που παρέθεσε ο Μητσοτάκης προς τιμήν του Τούρκου προέδρου. Αν δεν κάνω
λάθος, το μενού το επιμελήθηκε ένας σεφ της γνωστής αλυσίδας, «Παπαϊωάννου». Το μενού
περιείχε τα εξής: Ελληνική σαλάτα με σέρι, κάπαρη και θρακίσιο τυρί, ψάρι (ροφό) με χόρτα,
ντολμαδάκια και ταραμά με μαύρο ψωμί (σερβιρίστηκαν στο ίδιο πιάτο),  ενώ για επιδόρπιο
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προσφέρθηκε  χαλβάς και φρούτα. Εξυπακούεται πως δεν υπήρξαν οινοπνευματώδη στο
τραπέζι καθώς η μουσουλμανική θρησκεία τα απαγορεύει. Κατά τη διάρκεια του φαγητού,
έγιναν πολλές αναφορές στις ομοιότητες της ελληνικής με την τούρκικη κουζίνα.
-Στη διάρκεια του γεύματος Μητσοτάκης και Ερντογάν, επιδόθηκαν και σε  ένα όμορφο…
powergame, με ανταλλαγή γνώσεων επί των ποδοσφαιρικών. Όπως μου είπε η πηγή μου, αν
και ο «δικός» μας δεν παίζεται σ αυτά, και ο Τούρκος Πρόεδρος δεν πήγε πίσω. Στην
προσπάθειά του να γλιτώσει από το ασφυκτικό pressing (επί των ποδοσφαιρικών γνώσεων)
από τον Μητσοτάκη, ο Ερντογάν, έριξε μια ιδέα, περνώντας στο μπάσκετ, που άφησε
άναυδους κυρίως τους δικούς του. Πρότεινε στον πρόεδρο Μητσοτάκη να φτιάξουν δυο ομάδες
μπάσκετ, οι οποίες θα συγκροτούνται από υπουργούς. Και αυτές οι δύο ομάδες σε κάθε
συνάντηση των δύο ηγετών να δίνουν και από ένα ματσάκι.
Μαθαίνω ότι ο Τούρκος υπουργός Οικονομικών Μεχμέτ Σιμσέκ προσκάλεσε τον υπουργό
Κωστή Χατζηδάκη και τον οικονομικό σύμβουλο του πρωθυπουργού Αλέξη Πατέλη (που
γνωρίζονται από το Λονδίνο) σε επίσημη επίσκεψη  στην Άγκυρα και business επίσκεψη στην
Κωνσταντινούπολη. Με αυτά που ακούω και διαβάζω αντιλαμβάνομαι ότι ο Πατέλης εχει
αναβαθμιστεί εντός και εκτός Μαξίμου. Και εδώ που τα λέμε το αξίζει, αφού είναι από τους
λίγους που έχουν… παραδοτέα κατά τη δεύτερη θητεία της κυβέρνησης του προέδρου
Μητσοτάκη.
-Όλοι στο Μαξίμου σχολίαζαν την κάτι παραπάνω από πολυπληθή αποστολή του Τούρκου
Προέδρου. Μεταξύ όσων τον συνόδευαν και ο διευθυντής επικοινωνίας της Τουρκικής
Προεδρίας, Φαχρετίν Αλτούν, ένας εκ των πιο στενών συνεργατών του Ερντογάν και ο
άνθρωπος που έχει την πρώτη και τελευταία κουβέντα σχετικά με τα ζητήματα Τύπου και
επικοινωνίας της Τουρκίας. Κατά τη διάρκεια της συνάντησης του πρωθυπουργού με τον
Τούρκο Πρόεδρο, υποδέχτηκε τον Αλτούν στο γραφείο του ο κυβερνητικός εκπρόσωπος
Παύλος Μαρινάκης μαζί με τη συνεργάτη του πρωθυπουργού για τα διεθνή θέματα Αριστοτελία
Πελώνη σε μια συνάντηση γνωριμίας.
-Και μιας και αναφέρθηκα στον εκπρόσωπο Μαρινάκη, να σας πω ότι συνεχίζει να κερδίζει την
εκτίμηση όλο και περισσότερων με την παρουσία του. Όταν σας τα έγραφα τα παλιά τα χρόνια,
καταλαβαίνω ότι πιστεύατε ότι ήθελα να μου κάνει προξενιό καμία όμορφη Οννεδίτισσα.
Προφανώς δεν γνωρίζατε καθόλου τον άνδρα, αφού εκτός του ότι δεν θα το έκανε ποτέ, με
μένα κρατά και κάποιες (μεγάλες) αποστάσεις σε τέτοια θέματα, θέλοντας προφανώς να με
προστατεύσει από κακοτοπιές. Αυτά όμως ανήκουν στο παρελθόν. Πάμε στα φρέσκα. Ο
ψηλός της ΝΔ και πλέον της κυβέρνησης, αποφάσισε να εξηγεί με απλά λόγια στο Tik Tok τα
βασικά μηνύματα της κυβέρνησης, αντιλαμβανόμενος ότι μια μεγάλη μερίδα της κοινωνίας
(που σχετίζεται με τη γενιά του) δεν ενημερώνεται με τους παραδοσιακούς τρόπους. Εγώ,
όμως, θα σταθώ περισσότερο στον τρόπο του: μιλάει απλά – όχι απλοϊκά – και κατανοητά, κάτι
που δυστυχώς δεν το είχαμε συνηθίσει. Έχοντας δει δυο, τρία βιντεάκια του εκπροσώπου
Παύλου στο Tik Tok, ομολογώ ότι πρόκειται για παρουσία υψηλού επιπέδου.
-Ένα ενδιαφέρον παρασκήνιο πληροφορήθηκα από αξιόπιστη κυβερνητική πηγή, (το οποίο
παρασκήνιο), έλαβε χώρα κατά τη διάρκεια του επίσημου δείπνου που παρέθεσε ο
πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης, προς τιμήν του Τούρκου προέδρου Ταγίπ Ερντογάν.
Αναφέρομαι στην αυθόρμητη ερώτηση, του τελευταίου, λίγο πριν ξεκινήσουν να τρώνε. «Τι
κάνει ο Μπακογιάννης;» ρώτησε ο Ερντογάν, για να λάβει την άμεση, αλλά απολύτως
αυθόρμητη απάντηση του Έλληνα πρωθυπουργού. «Το προσπαθεί. Ήταν μια άδικη ήττα».
Προφανώς ο Τούρκος πρόεδρος είχε εκτενή ενημέρωση επί των όσων είχαν εκτυλιχθεί κατά τις
πρόσφατες αυτοδιοικητικές εκλογές, από την πρεσβεία και γνωρίζοντας εκτός των άλλων και
τη συγγενική σχέση που συνδέει τον πρόεδρο Μητσοτάκη, με τον απερχόμενο δήμαρχο,
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θεώρησε σκόπιμο να δείξει ένα (σχετικό) ενδιαφέρον. Ομολογώ ενώπιον Θεού και
αναγνωστών, ότι αντίστοιχο ενδιαφέρον για τον Μπακογιάννη, δεν πρέπει να έχει δείξει κανείς
δικός μας. Σε κάθε περίπτωση δεν περνά απαρατήρητο ότι ο Ερντογάν, σε επίσημη επίσκεψη,
ρωτά για τον δήμαρχο της Αθήνας, ανεξάρτητα ποιος είναι και τι σχέση έχει με τον
πρωθυπουργό.
-Αρκετά επιθετικός προς τα κόμματα της Αριστεράς ήταν ο Χατζηδάκης στην ομιλία του στη
Βουλή για το φορολογικό νομοσχέδιο. Υποστήριξε ότι το νομοσχέδιο αυτό εισάγει 10 αλλαγές
κοινωνικής δικαιοσύνης. Ειδικά δε για το ελάχιστο τεκμαρτό εισόδημα το χαρακτήρισε ως μια
από τις σημαντικότερες παρεμβάσεις κοινωνικής δικαιοσύνης της κυβέρνησης Μητσοτάκη και
σημείωσε πως από εδώ και στο εξής, στην Ελλάδα, μισθωτοί και συνταξιούχοι θα πληρώνουν
χαμηλότερο φόρο από τους ελεύθερους επαγγελματίες. «Αυτό χαλάει τη δημαγωγική σούπα
της αντιπολίτευσης», είπε χαρακτηριστικά, «αλλά θα περίμενα ιδιαίτερα από την Αριστερά που
διαρρηγνύει τα ιμάτια της για τους εργαζόμενους και τους συνταξιούχους και τους φτωχούς και
τους μισθοσυντήρητους να μην αντέχει άλλο την αδικία να πληρώνουν παραπάνω φόρους από
ανθρώπους που κατά τεκμήριο βγάζουν αρκετά περισσότερα. Να πληρώνει περισσότερους
φόρους ο εργαζόμενος από το αφεντικό του. Διότι αυτό υποστηρίζεται και γι’ αυτό θα είστε
πάντοτε υπόλογοι».
-Από τις τέσσερις αλλαγές της τελευταίας στιγμής που έκανε ο Κωστής Χατζηδάκης στο
φορολογικό νομοσχέδιο – για καφενεία, ταξί, περίπτερα και ασφαλιστικούς συμβούλους – θέλω
να σταθώ σε μία. Αυτή που αφορά τα καφενεία. Φαίνεται ότι η εξαίρεση των καφενείων από το
ελάχιστο τεκμαρτό εισόδημα στα χωριά με κάτω από 500 κατοίκους ήταν το Ιερό Δισκοπότηρο
για τους βουλευτές της περιφέρειας. Για το θέμα αυτό, όπως έμαθα, ασκήθηκαν ισχυρότατες
πιέσεις στον υπουργό στη σύσκεψη που είχε με βουλευτές στα γραφεία της ΝΔ πριν μία
εβδομάδα. Ωστόσο στη Βουλή το θέμα τέθηκε διακομματικά, από βουλευτές όλων των
κομμάτων. Έτσι ο Κωστής υποχώρησε. Άλλωστε όπως είπε το θέμα αφορά περίπου 1800
καφενεία που είχαν επιβάρυνση 100 έως 150 ευρώ. Θυμίζω ότι στα χωριά με κάτω από 500
κατοίκους υπάρχει ούτως ή άλλως έκπτωση 50% στο ελάχιστο τεκμαρτό εισόδημα.
-Τρία  μηνύματα έστειλε ο υπουργός Χατζηδάκης κατά τη διάρκεια της ομιλίας του για το
φορολογικό νομοσχέδιο στη Βουλή. Το πρώτο αφορά τους φορολογικούς ελέγχους, που όπως
σας είχα γράψει την προηγούμενη εβδομάδα, έχουν ενταθεί και θα ενταθούν ακόμα
περισσότερο. Προειδοποίησε λοιπόν ο υπουργός για τους ελέγχους ότι «είμαστε ένα μεγάλο
λαϊκό κόμμα και κοιτάμε προς όλες τις κατευθύνσεις». Το δεύτερο αφορούσε το λαθρεμπόριο
καυσίμων. «Οι ρυθμίσεις που ψηφίζονται δεν είναι για το θεαθήναι», είπε χαρακτηριστικά. «Η
κατάσταση είναι εξαιρετικά άσχημη και θα αντιμετωπίσουμε το θέμα με την αντικειμενικότητα
και την αυστηρότητα που πρέπει». Το τρίτο αφορούσε τη διασύνδεση ταμειακών μηχανών και
POS  και νομίζω ότι εδώ ο υπουργός Χατζηδάκης είπε την ατάκα της ημέρας: «δεν θα υπάρχει
καμία καθυστέρηση και καμία ανοχή (..) δεν θα θέσουμε σε κίνδυνο τη χρηματοδότηση της
χώρας από το Ταμείο Ανάκαμψης επειδή ο ένας παριστάνει ότι πονάει η μέση του, ο άλλος ότι
τον πονάει η πλάτη του και ο τρίτος ότι ήρθαν τα Χριστούγεννα και η Πρωτοχρονιά».
-Σε ένα εταιρικό πάρτι που πραγματοποιήθηκε σε γνωστό στέκι των Βόρειων Προαστίων
εθεάθη προχθές το βράδυ ο πολυτάλαντος μάνατζερ Θανάσης Παπανικολάου. Όπως μου
είπαν ο εν λόγω λικνίζονταν υπό τους ήχους και τα άσματα της Άννας Βίσση. Με την ευκαιρία
να σας πω ότι πληθαίνουν αυτοί που μιλούν πλέον για τις μέρες και τα έργα του σκληρού
Συριζαίου μάνατζερ.
-Στην εξαγορά της δισκογραφικής εταιρείας Spicy music προχώρησε ο Διονύσης
Παναγιωτάκης του τηλεοπτικού σταθμού One και των Αθηναϊκών Θεάτρων. Δεν σας κρύβω ότι
έχω αρχίσει να ζηλεύω (αν και δεν το συνηθίζω) τις επιχειρηματικές κινήσεις του εν λόγω φίλου
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μου. Επειδή όμως είναι δύσκολο να του μοιάσω, θέλω να πιστεύω ότι θα αντιμετωπίσει με
επιείκεια κάτι αιτήματα που θα φτάσουν τις επόμενες ώρες στο γραφείο του, για κάτι φίλες
τραγουδίστριες και κάτι κρητικούς λυράρηδες που θέλουν να βγάλουν (νέο) δίσκο . Για όσους
δεν το θυμούνται η Spicy είναι μια εταιρεία που είχε δημιουργήσει (αν δεν κάνω λάθος το 2005)
ο γνωστός συνθέτης Φοίβος
-Χρέος που υποχωρεί ταχύτατα, χαμηλό ρίσκο πληθωρισμού, μείωση της ανεργίας και
δυναμική της αγοράς εργασίας που θα υποστηρίξει φέτος, ίσως και του χρόνου, ρυθμό
αύξησης των μισθών κατά περίπου 7%, είναι οι λόγοι που η Fitch μάς έδωσε την επενδυτική
βαθμίδα. Τα παραπάνω, με τη σιγουριά της εκλογής της κυβέρνησης της Νέας Δημοκρατίας
που δίνει πολιτική σταθερότητα, ενώ επιβεβαιώνει και τη διάθεσή της να συνεχίσει τις
μεταρρυθμίσεις. Αυτά είπαν οι αναλυτές της Fitch Ratings σε ειδική παρουσίαση για να
εξηγήσουν τους λόγους που αναβάθμισαν την Ελλάδα στην κλίμακα ΒΒΒ- από ΒΒ+ με
σταθερές προοπτικές. Οι μεταρρυθμίσεις σε τομείς όπως το επιχειρηματικό περιβάλλον, το
κράτος δικαίου και η αγορά εργασίας είναι στο προσκήνιο και θα μπορούσαν να ενισχύσουν το
μεσοπρόθεσμο αναπτυξιακό δυναμικό της ελληνικής οικονομίας και να αντιμετωπίσουν
ορισμένες διαρθρωτικές αδυναμίες, επεσήμαναν.
-Με την κατάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας και ένα μεταρρυθμιστικό έργο που προχωρεί με
συνέπεια και ταχύτητα, ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης θα απευθύνει τη Δευτέρα 11
Δεκεμβρίου, προσκλητήριο επενδύσεων στους διεθνείς επενδυτές, στο 25ο συνέδριο της
Capital Link Invest in Greece που πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη. Το νέο πρόσωπο της
Ελλάδας και το δίπτυχο επενδύσεις – διατηρήσιμη ανάπτυξη που βρίσκεται στην κορυφή της
ατζέντας της κυβέρνησης, θα αναδείξουν οι υπουργοί Χατζηδάκης, Σκυλακάκης, Σταϊκούρας,
Παπαθανάσης, η Μ. Μυρογιάννη, γενική γραμματέας Διεθνών Οικονομικών Υποθέσεων του
υπ. Εξωτερικών, ο γενικός διευθυντής του ΟΔΔΗΧ Δ. Τσάκωνας, ο πρόεδρος του ΣΟΕ Μιχ.
Αργυρού, ο διοικητής της ΑΑΔΕ Γ. Πιτσιλής, ο διοικητής του Ταμείου Ανάκαμψης Ο.
Καβαλάκης, ο CEO του Ελληνικού Χρηματιστηρίου Γ. Κοντόπουλος, η πρόεδρος της
Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς Β. Λαζαράκου και άλλοι πολλοί και εκλεκτοί. Από αμερικανικής
πλευράς, δεν θα σταθώ στους υψηλόβαθμους κυβερνητικούς Geoffrey Pyatt και Joshua Huck
γιατί την προσοχή μου έχει τραβήξει η συμμετοχή του επενδυτή John Paulson. Ο οποίος θα
έχει ρόλο κλειδί στην αποεπένδυση του ΤΧΣ από την Τράπεζα Πειραιώς που έρχεται την
άνοιξη του 2024.
– Με καλή θέληση, αλλά μετ΄ εμποδίων γίνονται από τους servicers οι διαδικασίες για την
ψηφιακή πλατφόρμα μέσω της οποίας, υποχρεωτικά από την 1η Απριλίου του 2024, θα
επικοινωνούν με τους δανειολήπτες και θα τους παρέχουν λεπτομερή ενημέρωση για τις
οφειλές τους. Ένα σημαντικό εμπόδιο για την ταχεία ψηφιοποίηση της επικοινωνίας είναι οι
οφειλέτες του νόμου Κατσέλη. Οι οποίοι έχουν γίνει εσχάτως δύο ταχυτήτων. Όπως μαθαίνω,
σε κάποια Ειρηνοδικεία οι δικαστές αποφαίνονται ότι ο υπολογισμός του τόκου  πρέπει  να
γίνεται με βάση τη μηναία δόση και όχι πάνω στο εναπομείναν κεφάλαιο του δανείου. Σε άλλα
Ειρηνοδικεία δεν ακολουθούν αυτή τη νέα πατέντα παγκόσμιας πρωτοτυπίας και αποφαίνονται
ότι ο τόκος υπερημερίας υπολογίζεται στο άληκτο κεφάλαιο, όπως ισχύει διεθνώς. Στην πρώτη
περίπτωση, η μηνιαία δόση έχει ελάχιστη προσαύξηση κάθε μήνα, οπότε οι οφειλέτες αυτοί
είναι σε ευνοϊκότερη θέση από τους άλλους. Οι servicers εφαρμόζουν κατά περίπτωση
οφειλέτη ό,τι έχει αποφανθεί ο δικαστής. Το πρόβλημα είναι ότι τα συστήματα ΙΤ που
υπολογίζουν και καταγράφουν την επιβολή τόκου υπερημερίας είναι φτιαγμένα με βάση τη
διεθνή οικονομική πρακτική, δηλαδή επί του άληκτου κεφαλαίου. Άρα δεν μπορούν να
καταγράψουν υπολογισμούς τόκων που γίνονται κατά παρέκκλιση. Και επομένως, στους
οφειλέτες αυτούς, η ενημέρωση από τους servicers γίνεται χειρωνακτικά και με καθυστέρηση
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χρόνου. Και τεχνικά, το θέμα μπορεί να μην έχει διευθετηθεί μέχρι την καταληκτική ημερομηνία
της 31ης Μαρτίου 2024 για την ψηφιακή πλατφόρμα του web servicing.
-Η στήλη έγραφε χθες για την έλευση των mezzanine funds στην ελληνική αγορά, τα οποία θα
εμπλακούν στη χρηματοδότηση επιχειρήσεων που δεν μπορούν να ολοκληρώσουν τη
χρηματοδότησή τους από τις τράπεζες. Επανέρχομαι με νεότερες πληροφορίες. Tο πρώτο
τέτοιο fund που είναι πολύ κοντά στην ολοκλήρωσή του, θα φέρει την ονομασία Elbridge και το
στήνει η Elbridge Capital Management, εταιρεία που ειδικεύεται στις ενδιάμεσες
χρηματοδοτήσεις μικρομεσαίων επιχειρήσεων. Η εταιρεία στοχεύει σε κεφάλαιο 30 εκατ. ευρώ
για το fund (είναι πολύ κοντά στο να το συγκεντρώσει) με τη συμμετοχή της Ελληνικής
Αναπτυξιακής Τράπεζας, ενώ όπως ακούω, τρεις από τις συστημικές τράπεζες έχουν
συμφωνήσει να συμμετάσχουν επίσης. Συζητήσεις μαθαίνω γίνονται και με άλλη μη συστημική
τράπεζα, καθώς και με ισχυρό family office. Με την υλοποίηση του project ασχολείται παλαιό
και έμπειρο στέλεχος του τραπεζικού χώρου που δεν έχει εγκαταλείψει ακόμη την τραπεζική
αγορά.
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DEAL NEWS H EΓΚΥΡΗ – EΠIXEIPHMATIKH KAI ΠOΛITIKH EΦHMEPIΔA Δείτε το
πρωτοσέλιδο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
– H ANAΘEΩPHΣH EΠI TA XEIPΩ TΩN EKTIMHΣEΩN ΓIA THN  ANAΠTYΞH
Tο alert της επιβράδυνσης και το «βουνό» του χρέους
H πτώση κατανάλωσης, εξαγωγών και ο ευρωπαϊκός καθοδικός κύκλος
– TA ΠΛHΓMATA AKPIBEIAΣ KAI ΦOPOΔIAΦYΓHΣ KAI H ANAΓKH
- Advertisement -
  METAPPYΘMIΣEΩN
Tριγμοί από το φρένο στις επενδύσεις
Tα ατού της επενδυτικής βαθμίδας και των κοινοτικών κονδυλίων. Oι νέες προκλήσεις
– TA KPITHPIA ESG BAΣIKOI ΠYΛΩNEΣ TΩN ΣYΓXPONΩN EΠIXEIPHΣEΩN
H εκδήλωση του ΣEB για το ESG στην επιχειρηματικότητα
H υποστήριξη του Συνδέσμου στα εταιρικά σχέδια. Tι ειπώθηκε στα 2 πάνελ
– 80 EKAT. ΓIA THN ANABAΘMIΣH TΩN MAPINΩN ΦΛOIΣBOY, AΓIOY KOΣMA
- Advertisement -
  KAI KEPKYPAΣ
Tο επενδυτικό πλάνο της Lamda Marinas Investments
Tα σχέδια για το κάθε έργο και το αίτημα στο Tαμείο Aνάκαμψης
– TI ΠPOBΛEΠEI ΓIA TO NEO ETOΣ TO ΠPOΓPAMMA TOY TAIΠEΔ
Στα 5,77 δισ. ο πήχης των εσόδων το 2024 από τις αποκρατικοποιήσεις
H Eγνατία των 1,35 δισ. και η εμπλοκή με την Aττική Oδό των 3,27 δισ. Tα λιμάνια, αεροδρόμια
και το «αγκάθι» της ΔEΠA Eμπορίας
– FOLLI FOLLIE: 5 XPONIA META TO ΞEΣΠAΣMA TOY ΣKANΔAΛOY
- Advertisement -
H τελευταία «μάχη» για να αποφύγει το λουκέτο
O αγώνας του Γ. Σάμιου για το δικαίωμα της εταιρίας στην λειτουργία και η αγωνία των 1.200
εργαζομένων
 
Deal με τον αναγνώστη και την αλήθεια
* Διαβάστε ακόμα στη Deal news*
 
– LAVIPHARM: 
Tο μεγάλο come back και τα νέα deals εξαγορών
Tηλέμαχος Λαβίδας: H εταιρία διανύει μία από τις πιο παραγωγικές περιόδους της ιστορίας της
– TI ΦEPNEI TO ΠPOΓPAMMA ANTAΓΩNIΣTIKOTHTA ΣTH NEA XPONIA
Όλος ο χάρτης των επιδοτήσεων του EΣΠA για το 2024
Πως θα μοιραστούν 1,65 δισ. ευρώ. Oι νέες παρεμβάσεις, το χρονοδιάγραμμα και οι δυο
πρώτες προκηρύξεις
– EMΠEΔΩNETAI TO KΛIMA HPEMIAΣ METAΞY TΩN ΔYO XΩPΩN. H KOINH
  ΔIAKHPYΞH ΦIΛIAΣ KAI KAΛHΣ ΓEITONIAΣ KAI TA EΠOMENA BHMATA  
Tο θετικό αποτύπωμα της χθεσινής επίσκεψης – εξπρές του Eρντογάν στην Aθήνα
Oι καθαρές κουβέντες του Mητσοτάκη και οι θερμές δηλώσεις του Tούρκου προέδρου. H
άριστη προετοιμασία, το επόμενο ραντεβού στην ’γκυρα την άνοιξη
– TA ΦETINA 20XPONA TΩN GREEK SHIPPING AWARDS – LLOYDS LIST
Lloyd’s Awards: H βραδιά των Όσκαρ της ελληνικής ναυτιλίας για το 2023
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Oι Έλληνες εφοπλιστές και οι εταιρίες που απέσπασαν τα 19+1 Bραβεία. Πώς υποδέχτηκαν τις
διακρίσεις τους
– NEO PEKOP ΔIANOMΩN META THN EΠIΔOΣH TΩN 2,4  ΔIΣ. TOY 2022
Πάνω από 3 δισ. μερίσματα θα δώσουν φέτος οι εισηγμένες
Tο 80% από μόλις 7 εταιρίες. «Πρωταθλητές» OΠAΠ, Jumbo, Coca Cola
H έρευνα της EY για την επενδυτική ελκυστικότητα της χώρας
– EYPΩΠAΪKO ΠANEΠIΣTHMIO KYΠPOY (EUC)
Για 4η χρονιά στα κορυφαία της Eυρώπης
Oι Σχολές, τα Προγράμματα Σπουδών και οι υψηλές διεθνείς διακρίσεις
– InstaShop
H «χρυσή» startup «εισβάλει» στα ράφια των σούπερ μάρκετ
Aπό το deal των $360 εκατ., στο delivery των μεγάλων ελληνικών αλυσίδων
– H NEA ANABAΘMIΣH THΣ EΛΛHNIKHΣ OIKONOMIAΣ ENOΨEI TOY
  «ΠONHPOY» 2024
Tα μηνύματα της Fitch στις αγορές
H προοπτική για το XA και οι ευκαιρίες. Oι αβεβαιότητες της επόμενης χρονιάς
– ΣTH NEA YOPKH TO EΠOMENO OPOΣHMO ΓIA THN EΛΛHNIKH
  EΠIXEIPHMATIKOTHTA
Tο 25ο Eτήσιο Eπενδυτικό Συνέδριο της Capital Link
H ευνοϊκή συγκυρία για την οικονομία, οι κορυφαίες διεθνείς, αμερικανικές και εγχώριες
συμμετοχές και τα ζητούμενα
– TO 18ο ETHΣIO ΣYNEΔPIO TOY ICS GREEK BRANCH ΣTO IΔPYMA EYΓENIΔOY
Nαυτιλία 2024: Πλέοντας με σοφία
Oι συμμετοχές, οι αναλύσεις και τα μηνύματα για την ναυτιλιακή βιομηχανία
– M. AΓΓEΛIKOYΣH, EY. MAPINAKHΣ ΣTO 23ο WORLD LNG SUMMIT & AWARDS
Γιατί οι Greeks επιλέγουν το LNG
H αύξηση ζήτησης και παραγωγής, ο πόλεμος στην Oυκρανία και οι κινήσεις των 2
εφοπλιστών
– TA 30XPONA TOY OPΓANIΣMOY ΓYNAIKΩN ΓIA NAYTIΛIA, EMΠOPIO
Στη Mελίνα Tραυλού το βραβείο ηγεσίας από την WISTA Hellas
3 Oι ομιλίες της προέδρου της EEE και της επικεφαλής του φορέα Έλπης Πετράκη
– H ANABAΘMIΣH TΩN 2 NAYΠHΓEIΩN KAI OI ΣYZHTHΣEIΣ ME THN ATTICA
O νέος 5ετής κύκλος επενδύσεων της ONEX
H Eλευσίνα, η Σύρος και ο στόχος της συμφωνίας για τις ναυπηγήσεις της Attica
– ΛAMΠPOΣ ΠAΠAKΩNΣTANTINOY-IDEAL HOLDINGS
Tο ομολογιακό των 100 εκατ. ευρώ και τα «καύσιμα» για νέες επενδύσεις
– VIVARTIA
Tο αμερικάνικο «στοίχημα» του CVC με την Δωδώνη
Άμεση προτεραιότητα η επιστροφή της ελληνικής γαλακτοβιομηχανίας στην κερδοφορία, μετά
το deal εξαγοράς του υπόλοιπου 25%
– ΔHMHTPHΣ ΔAΣKAΛOΠOYΛOΣ
H στροφή από τα τρόφιμα στην τεχνολογία και το νέο fund
– MINION: 43 XPONIA META
Aπό τον Δεκέμβρη της καταστροφής, στον Δεκέμβρη της «αναγέννησης»
H αντίστροφη μέτρηση για το opening του εμβληματικού κτιρίου, η «μαύρη» επέτειος, ο
«μαραθώνιος» του
    Δ. Aνδριόπουλου στο real estate
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– NED CLUB
H διεύρυνση του ρόλου, το νέο Δ.Σ. και τα μηνύματα της προέδρου
– IBAN ΣABBIΔHΣ
H «απόκρουση» του «τσάρου» στα νέα σενάρια και ο… Mυστακίδης
Oύτε φεύγει από την Eλλάδα, ούτε πουλάει τον ΠAOK και κάνει focus στις επενδύσεις του στα
λιμάνια
– TWENTY FOUR SHOPEN
Kερδίζει το «στοίχημα» σε μια δύσκολη αγορά
 
Deal
Big Deal, Secret Money, Non Paper και Politics Insider
** Παρασκήνια και αποκαλύψεις που θα συζητηθούν**
 
 
– OPTIMA BANK
Tι «βλέπει» για την AVAX
– ΞEKINHΣE H MH ΔEΣMEYTIKH ΦAΣH TOY MARKET TEST. ΠPOΘEΣMIA EΩΣ
  12 IANOYAPIOY 
Σε τροχιά υλοποίησης η μονάδα Thessaloniki FSRU της Elpedison στον Θερμαϊκό
Πως η αλλαγή δεδομένων στην διεθνή αγορά φυσικού αερίου επισπεύδει τις αποφάσεις. Tα
    χαρακτηριστικά του σταθμού. Tι θα γίνει με τη δεύτερη μονάδα ηλεκτροπαραγωγής
– THE HELLENIC INITIATIVE – THI
H βράβευση του Ted Leonsis
– EXAE
Έμειναν υποσχέσεις
– OI ΣTOXOI KAI OI ΠPOTEPAIOTHTEΣ TOY KYBEPNHTIKOY ΣXEΔIOY.
  TO XPONOΔIAΓPAMMA
Mε επίκεντρο τα έργα υποδομών ο προϋπολογισμός των 3,3 δισ. ευρώ για την αποκατάσταση
των ζημιών
    στη Θεσσαλία
2,3 δισ. για οδικά και σιδηροδρομικά projects και την ύδρευση. Tι θα γίνει ειδικότερα στη
Mαγνησία. H
    πρόταση – τομή του νέου Περιφερειάρχη για τη λίμνη της Kάρλας
– EΛΛHNIKA METAΛΛEIA
Tο νέο επενδυτικό χτύπημα» του Δημ. Kούτρα
– ΠAΓKPHTIA TPAΠEZA
Tον Iανουάριο η εκκίνηση της θυγατρικής στο factoring
– ΔIEΘNEΣ NOMIΣMATIKO TAMEIO
Paschal Donohoe VS Kristalina Georgieva;
– H ΦPANKΦOYPTH EΠIMENEI ΣTHN ΠOΛITIKH TOY HIGHER FOR LONGER
Mετά τον Iούνιο του 2024, το νωρίτερο, η πρώτη μείωση επιτοκίων από την EKT
Mόνο απροσδόκητη «βύθιση» του πληθωρισμού θα άλλαζε το χρονοδιάγραμμα. H έκθεση της
Barclays
    και η παράμετροι των ευρωεκλογών και των προεδρικών εκλογών στις HΠA
– TI «BΛEΠEI» H DEUTSCHE BANK
Άμεσες και πιο «επιθετικές» κινήσεις της ECB
– AΓET HPAKΛHΣ – ENEPΓEIAKH METABAΣH
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Tο επενδυτικό πλάνο άνω των 600 εκατ. έως το 2027
– AΛEΞANΔPOΣ EΞAPXOY – OMIΛOΣ INTRAKAT
Tον Nοέμβριο του 2024 θα κοπεί το πρώτο εισιτήριο του Mετρό της Θεσσαλονίκης
H παροχή ρευστότητας 85 εκατ. στην Άκτωρ. Xωρίς νέα AMK. 2 κινήσεις έως τέλος του έτους
– EKTOΞEYΣH ΣTHN KOPYΦH
Σιγκαπούρη και Zυρίχη οι πιο ακριβές πόλεις στον πλανήτη
– MEGA BROKERS
Tρεις διακρίσεις για το 2022 σε εκδήλωση της Eθνικής Aσφαλιστικής
– TO «ΞEΦOYΣKΩMA» TOY «MAΞIΛAPIOY» KAI H EΠOMENH MEPA ΓIA
  THN OIKONOMIA
– OI MAXEΣ TΩN KATAΣKEYAΣTΩN KAI H «ΛYΣIΣ»
– EΠITPOΠH ANTAΓΩNIΣMOY
Aλλαγή φρουράς από Iανουάριο
– OMIΛOΣ OTE
Γιατί ακυρώνει μετοχές…
– H «MHTEPA TΩN MAXΩN» ΣTH ΣYNΔPOMHTIKH
 
 
DEAL NEWS
 
Focus στο Χρηματιστήριο, με ειδήσεις, επισημάνσεις,
αναλύσεις και επώνυμες στήλες.
 
«Tαξίδι» στον κόσμο μέσα από σελίδες
για την οικονομία και την παγκόσμια επιχειρηματικότητα.
 
“DEAL NEWS”
H δική σας εφημερίδα
Kυκλοφορεί κάθε Παρασκευή στα περίπτερα
Mην την χάσετε
 
Δείτε το πρωτοσέλιδο
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Τραπεζικές χρεώσεις: Άμεσα η απόφαση για τις τραπεζικές χρεώσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Απόφαση πριν από τα Χριστούγεννα εκτιμάται ότι μπορεί να έχει εκδοθεί για μία από τις πλέον
πολύκροτες υποθέσεις της Επιτροπής Ανταγωνισμού,  ειδικά αυτή που αφορά τις χρεώσεις
των τραπεζών σε σειρά τραπεζικών συναλλαγών.
Μάλιστα, επί του παρόντος και  σύμφωνα με ασφαλείς πληροφορίες, τα εμπλεκόμενα μέρη
βρίσκονται   στη φάση ανταλλαγής απόψεων,  προκειμένου να εφαρμοστεί η λεγόμενη
διαδικασία διευθέτησης, το να παραδεχθούν δηλαδή οι τράπεζες  ενοχή για αντιανταγωνιστικές
πρακτικές,  με «αντάλλαγμα» την επιβολή προστίμου μειωμένου κατά 15%.
Παράλληλα η απόφαση, πλην των προστίμων,δεν αποκλείεται να προβλέπει και κάποια
διορθωτικά μέτρα που θα καλούνται να εφαρμόσουν οι τράπεζες. Ειδικότερα, οι πληροφορίες 
αναφέρουν ότι από την έρευνα της Επιτροπής Ανταγωνισμού,  εντοπίστηκαν στοιχεία περί
ανταλλαγής πληροφοριών ανάμεσα στις τράπεζες. Ταυτοχρόνως,  εντοπίστηκα στοιχεία  και με
την Ελληνική Ένωση Τραπεζών, σχετικά με τη μετάπτωση σε ένα νέο μοντέλο τιμολόγησης
των τραπεζικών συναλλαγών, κάτι που φέρεται να στοιχειοθετεί εναρμονισμένη πρακτική.
Βέβαια, παρά το γεγονός πως  τα πρόστιμα δεν αναμένεται να είναι ιδιαιτέρως υψηλά για τα
δεδομένα των τραπεζών, ωστόσο έχουν μεγάλη συμβολική αξία, καθώς για πρώτη φορά θα
επιβάλλονται από την Ε.Α. πρόστιμα σε τράπεζες.
Σημειώνεται πως  το 2008 οι τράπεζες είχαν βρεθεί ενώπιον της Ε.Α. για τις διατραπεζικές
προμήθειες μέσω του συστήματος ΔΙΑΣ, με την απόφαση να προβλέπει ανάληψη
δεσμεύσεων, αλλά όχι πρόστιμα.
Επιπλέον, τον Νοέμβριο του 2019, ελεγκτές της Επιτροπής Ανταγωνισμού έκαναν έφοδο σε
Εθνική Τράπεζα, Alpha Bank, Τράπεζα Πειραιώς, Eurobank, Τράπεζα Αττικής, Διατραπεζικά
Συστήματα ΔΙΑΣ και Ελληνική Ένωση Τραπεζών προκειμένου να διαπιστώσουν «καρτέλ» στις
χρεώσεις σε απλές τραπεζικές εργασίες, ενώ πέραν της αυτεπάγγελτης έρευνας υπήρξε
σχετική καταγγελία και από τη Viva.
 
 
Σχετικά θέματα:
Επιτροπή Ανταγωνισμού: Άμεσα η απόφαση για τις τραπεζικές χρεώσεις
Γιατί δε θα βιώσουμε σε Ευρώπη και Ελλάδα, τις τραπεζικές καταρρεύσεις που γνώρισαν οι
ΗΠΑ;
Φ. Καραβίας: Το μέλλον του παγκόσμιου τραπεζικού συστήματος
«20ο Ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum»
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM IEFIMERIDA.GR
07/12/2023  18:15
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις.
Στη συνάντηση θα συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, Διεθνών &
Ελληνικών Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμών, Ανώτερων
Κυβερνητικων Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24
Εισηγμένων Εταιριών, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens
Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος,
η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα, με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: Την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτού του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable Growth» το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link
Invest in Greece Forum» θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023, στο
«Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας.
Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες
προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα,
δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις.
Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα
δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει ο πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικανική Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens
Exchange Group - Aegean Airlines - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) - Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ
ENERGY Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group - MYTILINEOS
- National Bank of Greece - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA
Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν ο κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President - NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO - TEN
Ltd., και η κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group - Goldman Sachs.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το «2023 Capital Link Hellenic Leadership Award» στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Εισαγωγικά σχόλια θα πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ.
Κωνσταντίνος Χατζηδάκης.
H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S. Department of
State, θα πραγματοποιήσoυν τις κύριες ομιλίες.
Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου θα είναι η κυρία Nicole Petallides, Host -
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Schwab Network, Former Anchor - FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του «25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum», το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το «Closing Bell - καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών» της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Overview: https://forums.capitallink.com/greece/2023/
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund, the National Fund of Greece • Hellenic
Development Bank • Hill International • Intrakat Group • JLL - Athens Economics • Koutalidis
Law Firm • Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas &
Partners Law Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of
Companies • PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal - A.S.
Papadimitriou & Partners Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP - Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • Chicago Atlantic
• CVC • Delsona Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel
Investment Partners (HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas •
RWE Energy Transition Investments
Χορηγός Speakers Reception: Red Apple Group
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
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Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης - Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI - American Hellenic Institute • Cyprus - US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM - European Financial Management Association •
HABA - Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA - Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW -
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK - Hellenic American Women's Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens - Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • GreekNewsUSA.com • Hellas Journal By Mignatiou.Com •
Hellenic DNA • Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter

https://www.iefimerida.gr/oikonomia/capital-link-25i-synantisi-koryfis-gia-tin-elliniki-oikonomia


http://www.dealnews.gr/

 Publication date: 07/12/2023 15:57

 Similar Stats ranking (Greece): 10608

 link

Alpha Bank: Επέστρεψαν περισσότερα από 80 στελέχη του εξωτερικού μέσω του
προγράμματος Ithacans
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την χώρα μας και εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό έχουν γυρίσει στην Ελλάδα και έχουν ενταχθεί στο δυναμικό της Alpha Βank, μέσω
του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων
επαγγελματιών από το εξωτερικό, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην δημοσιότητα η
Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού.
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών. «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών
υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H
πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε “σημείο συνάντησης και επικοινωνίας” για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
- Advertisement -
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank. «Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη
Ψάλτη, ο οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των
Ελλήνων επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για
αυτούς», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
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τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank, όπως επισημαίνει, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης
μελλοντικών Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο
Capital Link Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια
ακόμη ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία
με την Endeavor Greece. Όπως τονίζεται, με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη
ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την
ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν
τους εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη
δημιουργία αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη
υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
- Advertisement -
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Alpha Bank: Πάνω από 80 στελέχη που εργάζονταν στο εξωτερικό επέστρεψαν μέσω
του προγράμματος Ithacans
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την Ελλάδα και εργάζονταν στο εξωτερικό
έχουν γυρίσει στη χώρα μας και έχουν ενταχθεί στο δυναμικό της Alpha Βank, μέσω του
προγράμματος Ithacans της τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών
από το εξωτερικό, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στη δημοσιότητα η Φραγκίσκη Μελίσσα,
Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού.
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών.
«Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω
video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους
υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη
δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε
επίσης να αναδειχθεί σε “σημείο συνάντησης και επικοινωνίας” για μία ευρύτερη κοινότητα
Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα
μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς,
ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική
πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την
πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους
και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό.
Το πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν από δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες
του εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα.
«Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των έμπειρων στελεχών που
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αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό τρόπο σκέψης που φέρνουν
από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει σε μια επιτάχυνση της
μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η Alpha Bank, όπως επισημαίνει, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών
Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου, παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link
Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη
ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την
Endeavor Greece.
Όπως τονίζεται, με νέο εταιρικό σκοπό -να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την
επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο- μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα,
τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους
εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία
αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής
προτίμησης στην Ελλάδα.
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Alpha Bank: Πρόγραμμα Ithacans – Επαναπατρισμός διακεκριμένων Ελλήνων
επαγγελματιών του εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πάγιο ζήτημα της ελληνικής Πολιτείας είναι η προσέλκυση σπουδαίων ταλέντων που έχουν
αναζητήσει καλύτερη επαγγελματική πορεία στο εξωτερικό. Η Ελλάδα είναι γεγονός, ότι θέλει
να φέρει πίσω «σπουδαία μυαλά», που μπορούν να φανούν χρήσιμα στις ελληνικές
επιχειρήσεις και γενικότερα στην χώρα μας.  
Σε αυτό το μοτίβο, η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει
διακεκριμένους Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας
Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και
Κοινωνικής Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας
Rebrain Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κ. Φραγκίσκη , προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
ΠρΗ πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
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τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη
ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την
Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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ΔΕΗ: Η αγορά άρχισε να αποτυπώνει τα 11 one to one στη Morgan Stanley
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο Επενδυτικό Συνέδριο της Νέας Υόρκης, που διοργανώνει η Capital Link θα εκπροσωπήσει
τη ΔΕΗ, ο Κωνσταντίνος Μαύρος.
Τις τελευταίες ημέρες άρχισαν να φαίνονται τα αποτελέσματα των παρουσιάσεων που έγιναν
στη Morgan Stanley από τον ίδιο, όπου σύμφωνα με πληροφορίες τα one to one, έφτασαν τα
11.
Βέβαια, όλο το ενδιαφέρον των επενδυτών στρέφεται στο Investor Day του Ομίλου τον
Ιανουάριο.
www.worldenergynews.gr
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Γιάννος Κοντόπουλος στην «Κ»: Στο ραντάρ ξένων επενδυτών οι ελληνικές εισηγμένες
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η επενδυτική κοινότητα αναγνωρίζει τη δυναμική της ελληνικής οικονομίας, βλέπει την ελληνική
χρηματιστηριακή αγορά ως έναν σταθερό πυλώνα ανάπτυξης και δίνει ψήφο εμπιστοσύνης
στις ελληνικές εισηγμένες, δηλώνει σε συνέντευξή του στην «Κ» ο διευθύνων σύμβουλος του
ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, Γιάννος Κοντόπουλος, επιστρέφοντας από το Λονδίνο όπου
βρέθηκε την περασμένη εβδομάδα για το διήμερο επενδυτικό συνέδριο που διοργάνωσε για
δεύτερη συνεχή χρονιά η Morgan Stanley, στα γραφεία της στην Cabot Square του Canary
Wharf, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο Αθηνών.
Contents
Διττής σημασίας η ιδιωτικοποίηση του Αερολιμένα Αθηνών μέσω του Χ.Α.
Ακολουθήστε το myvolos.net στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις.
Ακολουθήστε μας στο επίσημο κανάλι του Myvolos.net στο Youtube
Αυτή η προσπάθεια εξωστρέφειας της ελληνικής αγοράς αποδίδει καρπούς, όπως σημειώνει,
και αυτό αποδεικνύεται τόσo από τις πολλές και ποιοτικές συναντήσεις που είχαν διεθνείς
επενδυτικοί οργανισμοί με τις ελληνικές εταιρείες, όσο και από το γεγονός ότι έδωσαν το
«παρών» στο συνέδριο οίκοι οι οποίοι συνολικά διαχειρίζονται πάνω από 40 τρισ. δολάρια. Το
εγχώριο επιχειρείν έχει επιταχύνει τον βηματισμό του που πλέον είναι ορατός και εκτός
συνόρων, αναφέρει χαρακτηριστικά.
Παράλληλα, οι ιδιωτικοποιήσεις ελληνικών εταιρειών μέσω του Χρηματιστηρίου επιβεβαιώνουν
και ενισχύουν την ψήφο εμπιστοσύνης στην Ελλάδα και την ελληνική αγορά καθώς
αποδεδειγμένα αφυπνίζουν το ενδιαφέρον όχι μόνο των ξένων επενδυτών αλλά και των
εγχώριων. Οπως αναφέρει ο κ. Κοντόπουλος, οι πρόσφατες κινήσεις στο μέτωπο της
αποεπένδυσης του Ταμείου Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας από τις ελληνικές συστημικές
τράπεζες οδήγησαν σε ενεργοποίηση νέων επενδυτικών μερίδων στο Χρηματιστήριο αλλά και
σε επανενεργοποίηση πολλών μερίδων που για μεγάλο χρονικό διάστημα παρέμεναν
αδρανείς. Η διάθεση των ποσοστών του ΤΧΣ αποτελεί ορόσημο για την πορεία τόσο των ίδιων
των τραπεζών όσο και του Χρηματιστηρίου, αλλά και σημείο αναφοράς για την εγχώρια
οικονομία, όπως προσθέτει.
Να σημειώσουμε πως σε λίγες ημέρες ο κ. Κοντόπουλος αναχωρεί για τις ΗΠΑ και για το
ετήσιο συνέδριο της Capital Link, Invest in Greece, που θα διεξαχθεί στις 11 Δεκεμβρίου, ενώ
στις 25 Ιανουαρίου θα βρεθεί και πάλι στη Νέα Υόρκη όπου για πρώτη φορά διοργανώνεται
επενδυτικό συνέδριο για το ελληνικό χρηματιστήριο σε συνεργασία με την JP Morgan.
– Επιστρέψατε πριν από λίγες ημέρες από το Λονδίνο όπου για δεύτερη χρονιά
συνδιοργανώσατε με τη Μοrgan Stanley επενδυτικό συνέδριο με τη συμμετοχή πολλών
εισηγμένων επιχειρήσεων, μάλιστα και με την παρουσία του πρωθυπουργού. Τα μηνύματα
που εισπράξατε από τις επαφές σας στη βρετανική πρωτεύουσα δημιουργούν συνθήκες
αισιοδοξίας όσον αφορά την πορεία του Χρηματιστηρίου;
– Η απόφασή μας –πέρυσι– να διοργανώσουμε για πρώτη φορά σε συνεργασία με τη Morgan
Stanley roadshow στο Λονδίνο ήταν στρατηγικά στοχευμένη και αποσκοπούσε στις
συντονισμένες αλλά και διευρυμένες επαφές των ελληνικών εισηγμένων επιχειρήσεων με τη
διεθνή επενδυτική κοινότητα, την ανάδειξη των προοπτικών των εταιρειών αυτών, την
προβολή του ελληνικού χρηματιστηρίου διεθνώς. Θα μπορούσε να πει κανείς ότι επιδιώξαμε
να μεγιστοποιήσουμε την ψήφο εμπιστοσύνης των ξένων επενδυτών για τις ελληνικές εταιρείες
και την ελληνική κεφαλαιαγορά.
Η επιλογή της Morgan Stanley, ενός από τους μεγαλύτερους επενδυτικούς οίκους,
πραγματοποιήθηκε σε αυτό ακριβώς το πλαίσιο συντονισμένων κινήσεων από πλευράς μας
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για την προβολή των ελληνικών επιχειρήσεων στη διεθνή επενδυτική κοινότητα. Ηδη από
πέρυσι διαπιστώσαμε ουσιαστικό ενδιαφέρον της παγκόσμιας επενδυτικής κοινότητας για το
προφίλ και τα αναπτυξιακά σχέδια των εισηγμένων εταιρειών αλλά και τις ευοίωνες, όπως ήδη
διαγράφονταν, προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης της ελληνικής οικονομίας. Ετσι,
αποφασίσαμε να επαναλάβουμε και φέτος την ουσιαστική αυτή προσπάθεια εξωστρέφειας του
Χρηματιστηρίου Αθηνών και το αποτέλεσμα, πιστεύω, μας δικαίωσε απολύτως.
38 εισηγμένες και μη εταιρείες βρέθηκαν στο Λονδίνο και πραγματοποίησαν συναντήσεις με
124 θεσμικούς επενδυτές.
Ενα χρόνο μετά την πρώτη διοργάνωση, το αυξημένο ενδιαφέρον αποτυπώνεται κατ’ αρχάς
στους αριθμούς: 38 εισηγμένες και μη εταιρείες βρέθηκαν στο Λονδίνο και πραγματοποίησαν
περί τα 200 one to one και group meetings με 124 θεσμικούς επενδυτές προερχόμενους από
88 κορυφαίους επενδυτικούς οίκους του εξωτερικού που διαχειρίζονται συνολικά περισσότερα
από 40 τρισ. δολάρια. To «παρών» στο forum έδωσαν 355 σύνεδροι.
Μεταξύ των οίκων που βρέθηκαν στο Λονδίνο ήταν οι Amundi Asset Management, Apollo
Global Management, Blackstone Group, Capital Research Global Investors, Eaton Vance,
Fidelity International, JP Morgan Asset Management, HSBC Global Assets Management,
Point72 Asset Management και Schroder Investment Management.
Ομως, πέρα από τους αριθμούς που πιστοποιούν την επιτυχία του συνεδρίου, αυτό που
αποκομίσαμε όλοι όσοι βρεθήκαμε στο Λονδίνο αυτό το διήμερο ήταν η καθολική αναγνώριση
από την πλευρά των ξένων επενδυτών της δυναμικής της ελληνικής οικονομίας. Η διεθνής
επενδυτική κοινότητα αναγνωρίζει την εγχώρια οικονομία και κατ’ επέκταση τη
χρηματιστηριακή αγορά ως έναν σταθερό πυλώνα ανάπτυξης. Υπό το πρίσμα αυτό, το
ενδιαφέρον που εκδηλώθηκε για το Χρηματιστήριο και τις εισηγμένες επιχειρήσεις ήταν
ουσιαστικό και αυτό έγινε αντιληπτό από τις ερωτήσεις των ξένων διαχειριστών που είχαν
μακροπρόθεσμο ορίζοντα.
– Αντιλαμβάνομαι ότι ο τραπεζικός κλάδος βρέθηκε στο επίκεντρο του ενδιαφέροντος, μετά και
τις πρόσφατες επιτυχημένες αποεπενδύσεις του ΤΧΣ.
– Ηταν απολύτως αναμενόμενο το αυξημένο ενδιαφέρον για τις ελληνικές τράπεζες. Η
αποεπένδυση του ΤΧΣ αποτελεί ορόσημο για την πορεία των τραπεζών και σημείο αναφοράς
για την εγχώρια οικονομία. Αυτή η ψήφος εμπιστοσύνης από την εγχώρια αλλά και διεθνή
επενδυτική κοινότητα μεταφράστηκε με τρεις εξαιρετικά επιτυχημένες αποεπενδύσεις και
εκδήλωση ενδιαφέροντος από διεθνείς αλλά και εγχώριους επενδυτές, και αυτό το τελευταίο
θεωρώ πως αξίζει ειδικής αναφοράς καθώς μεταξύ άλλων υπήρξε ενεργοποίηση νέων
επενδυτικών μερίδων αλλά και επανενεργοποίηση πολλών μερίδων που για μεγάλο χρονικό
διάστημα παρέμεναν αδρανείς.
– Πέραν του τραπεζικού, εκδηλώθηκε ιδιαίτερο ενδιαφέρον για άλλους συγκεκριμένους
κλάδους εισηγμένων εταιρειών;
– Το βασικό μήνυμα που εισπράξαμε στο Λονδίνο και το θεωρώ εξαιρετικά σημαντικό αλλά και
ενδεικτικό της εικόνας που έχει πλέον διαμορφωθεί στο εξωτερικό, είναι η συνολική
αναθέρμανση του επενδυτικού ενδιαφέροντος για τις ελληνικές εταιρείες.
Το εγχώριο επιχειρείν έχει επιταχύνει τον βηματισμό του που πλέον είναι ορατός και εκτός
συνόρων. Οχι μόνο σε επίπεδο μεγεθών –η χρήση 2023 αναμένεται να είναι μαζί με τη χρήση
2022 οι δύο καλύτερες της τελευταίας 15ετίας για τις εισηγμένες εταιρείες– αλλά και σε επίπεδο
πρωτοβουλιών εξωστρέφειας, επενδυτικών προγραμμάτων και αναπτυξιακών σχεδιασμών.
Ολα αυτά έχουν αναγνωρισθεί και βρίσκονται πλέον στο ραντάρ των διεθνών επενδυτών,
στοιχείο που σκιαγραφεί τις προοπτικές που διαγράφονται για τις εισηγμένες εταιρείες. Οι
κλάδοι ενέργειας, τουρισμού, κατασκευών, τεχνολογίας επίσης αποτέλεσαν σημεία εστίασης
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για τους ξένους διαχειριστές, ωστόσο τα πραγματοποιηθέντα ραντεβού με τους εκπροσώπους
όλων των εταιρειών που βρέθηκαν στο Λονδίνο πιστοποιούν πως το ενδιαφέρον ήταν
ευρύτατο.
– Σε αυτό το θετικό περιβάλλον που περιγράφετε και που πρόσφατα εισπράξατε στο Λονδίνο,
η επιστροφή του Χρηματιστηρίου στις ανεπτυγμένες αγορές εκτιμάτε ότι είναι θέμα χρόνου;
– Η ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας της χώρας αποτελούσε το βασικό προαπαιτούμενο
για την επιστροφή και του Χρηματιστηρίου Αθηνών στις ανεπτυγμένες αγορές. Πέραν αυτού, οι
οίκοι αξιολόγησης θέτουν ποιοτικά και ποσοτικά κριτήρια επί των οποίων συνεχίζουμε να
εργαζόμαστε έχοντας ήδη εκπληρώσει τα περισσότερα από αυτά. Το γεγονός ότι στην
περυσινή παγκοσμίως δύσκολη χρηματιστηριακά χρονιά βρεθήκαμε στην κορυφή των διεθνών
επιδόσεων και φέτος παραμένουμε στην πρώτη τριάδα, λειτουργεί υπέρ ημών και για την
επιστροφή μας στην κατηγορία των ανεπτυγμένων αγορών.
– Η πρόσφατη αποεπένδυση των τίτλων της Εθνικής Τράπεζας που κατείχε το Ταμείο
Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας θα μπορούσε να πει κανείς ότι αποτέλεσε μία «πρόβα» για
εσάς, για το κατά πόσον το Χρηματιστήριο Αθηνών μπορεί να υποστηρίξει επιτυχώς και άλλες
επικείμενες ιδιωτικοποιήσεις;
– Η διάθεση των τίτλων της Εθνικής Τράπεζας δεν αποτέλεσε πρόβα αλλά μία ακόμα
επιβεβαίωση πως το Χρηματιστήριο μπορεί να υποστηρίξει με απόλυτη επιτυχία μεγάλης
κλίμακας ιδιωτικοποιήσεις λειτουργώντας καταλυτικά στην αύξηση της συναλλακτικής
δραστηριότητας και στην αφύπνιση του εγχώριου και διεθνούς επενδυτικού ενδιαφέροντος.
Τονίζω εδώ ότι η υπηρεσία μας «Ηλεκτρονικό Βιβλίο Προσφορών» λειτούργησε άριστα
συνεισφέροντας ουσιαστικά στην τελική επιτυχία του εγχειρήματος.
Διττής σημασίας η ιδιωτικοποίηση του Αερολιμένα Αθηνών μέσω του Χ.Α.
– Η αυξημένη κινητικότητα που παρατηρείται το τελευταίο διάστημα όσον αφορά την εισαγωγή
εταιρειών στο Χρηματιστήριο, εκτιμάτε πως θα έχει συνέχεια;
– To σχετικό pipeline που έχει αρχίσει να διαμορφώνεται είναι ιδιαιτέρως ενθαρρυντικό καθώς
περιλαμβάνει νέες εισαγωγές και στις δύο αγορές μας, την κύρια και την εναλλακτική,
μετατάξεις από την εναλλακτική αγορά στην κύρια αλλά και εκδόσεις ομολόγων.
Είναι σημαντικό κατ’ αρχάς για τις ίδιες τις εταιρείες να αντιληφθούν τα ουσιαστικά οφέλη που
συνεπάγεται η επιλογή του Χρηματιστηρίου ως πηγής άντλησης κεφαλαίων, τα οποία θα τους
επιτρέψουν να ενισχύσουν τη δυναμική τροχιά τους στην αγορά.
Παράλληλα, η εισαγωγή τους σημαίνει αυτόματα περιβάλλον απόλυτης διαφάνειας και
εταιρικής διακυβέρνησης, δεδομένα που λειτουργούν ως δικλίδες ασφαλείας για τους μετόχους
αλλά και ως σηματωροί για την αύξηση της αναγνωρισιμότητας των ίδιων των εταιρειών.
– Αναφερθήκατε σε επικείμενες μετατάξεις από την εναλλακτική στην κύρια αγορά του
Χρηματιστηρίου. Εχοντας δει ανάλογα ιδιαίτερα επιτυχημένα παραδείγματα άλλων εταιρειών
στο παρελθόν, θα ήθελα να σας ρωτήσω εάν πιστεύετε ότι η εναλλακτική αγορά έχει πετύχει
στον ρόλο της ως εφαλτήριο για τη μετάταξη εταιρειών στην κύρια αγορά.
– Είναι βέβαιο πως η εναλλακτική αγορά (ή ΕΝ.Α. όπως την αποκαλούμε) του Χρηματιστηρίου
έχει λειτουργήσει απολύτως επιτυχώς ως εφαλτήριο για την ανάπτυξη και μεγέθυνση εταιρειών
και τη μετέπειτα εισαγωγή τους στην κύρια αγορά.
Ωστόσο, ο ρόλος της ΕΝ.Α. είναι διττός και περιλαμβάνει ακόμη ένα σκέλος εξίσου σημαντικό:
απευθύνεται σε εταιρείες για τις οποίες η εισαγωγή στην ΕΝ.Α. δεν αποτελεί μεταβατικό
στάδιο, αλλά τελικό στόχο. Η απόφαση για τον τρόπο που θα «εκμεταλλευθεί» μια εταιρεία την
εισαγωγή στην ΕΝ.Α. έγκειται στον στρατηγικό σχεδιασμό της.
Η εναλλακτική αγορά έχει λειτουργήσει απολύτως επιτυχώς ως εφαλτήριο για την ανάπτυξη και
μεγέθυνση εταιρειών.
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Η μόνιμη παραμονή μιας εταιρείας στην ΕΝ.Α. εξασφαλίζει σε ένα ικανοποιητικό επίπεδο, σε
σχέση με την κύρια αγορά, κάποια από τα βασικά πλεονεκτήματα εισαγωγής στο
Χρηματιστήριο: χαμηλότερο κόστος χρηματοδότησης σε σύγκριση με άλλες πηγές άντλησης
κεφαλαίων, αυξημένη αναγνωρισιμότητα, ανάπτυξη ορθής οργανωτικής δομής και εταιρικής
διακυβέρνησης, μεταξύ άλλων.
– Τον προσεχή Φεβρουάριο αναμένεται να πραγματοποιηθεί η εισαγωγή στο Χρηματιστήριο
του Διεθνούς Αερολιμένα Αθηνών. Αυτή η εισαγωγή αποτελεί μία από τις «θετικές εκπλήξεις»
που επικαλείστε όταν αναφέρεστε στην ανάγκη αλλαγής του αρνητικού αφηγήματος για το
Χ.Α.;
– Είναι προφανές ότι η ιδιωτικοποίηση του Αεροδρομίου μέσω του Χρηματιστηρίου ανήκει στην
κατηγορία των «θετικών εκπλήξεων» στις οποίες αναφέρομαι συχνά. Πρόκειται για μια εξέλιξη
διττής σημασίας: Θα προκαλέσει την έλευση σημαντικών κεφαλαίων από το εξωτερικό και
παράλληλα θα δώσει ηχηρό σήμα πως η κυβέρνηση αναγνωρίζει το Χρηματιστήριο Αθηνών
ως δυναμικό πυλώνα ανάπτυξης της οικονομίας. Αυτόν τον σημαντικό ρόλο το Χρηματιστήριο
Αθηνών οφείλει, μπορεί και θα πρέπει να τον διαδραματίσει, συντελώντας στον βαθμό που του
αναλογεί στην επιτάχυνση της γενικότερης αναπτυξιακής πορείας της χώρας μας.
Ακολουθήστε το myvolos.net στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις.
Ακολουθήστε μας στο επίσημο κανάλι του Myvolos.net στο Youtube
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών»,
ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η
παροχή
συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη
χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά
όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας»
για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου
Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της
Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα
αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια δραστήρια και
ενεργή
κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος
επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών
υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς», είπε η
Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού,
που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha Bank. «Σήμερα,
χάρη σε
μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο εξωτερικό, αυτή η
στρατηγική έχει
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αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80 επαγγελματίες από το Ηνωμένο
Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη ενταχθεί στο δυναμικό της
Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και
στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των έμπειρων
στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό τρόπο σκέψης
που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει σε μια
επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Γιάννος Κοντόπουλος στην «Κ»: Στο ραντάρ ξένων επενδυτών οι ελληνικές εισηγμένες
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Καθολική η αναγνώριση της δυναμικής της εγχώριας οικονομίας και αγοράς
Ελευθερία Κούρταλη
Η επενδυτική κοινότητα αναγνωρίζει τη δυναμική της ελληνικής οικονομίας, βλέπει την ελληνική
χρηματιστηριακή αγορά ως έναν σταθερό πυλώνα ανάπτυξης και δίνει ψήφο εμπιστοσύνης
στις ελληνικές εισηγμένες, δηλώνει σε συνέντευξή του στην «Κ» ο διευθύνων σύμβουλος του
ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, Γιάννος Κοντόπουλος, επιστρέφοντας από το Λονδίνο όπου
βρέθηκε την περασμένη εβδομάδα για το διήμερο επενδυτικό συνέδριο που διοργάνωσε για
δεύτερη συνεχή χρονιά η Morgan Stanley, στα γραφεία της στην Cabot Square του Canary
Wharf, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο Αθηνών.
Αυτή η προσπάθεια εξωστρέφειας της ελληνικής αγοράς αποδίδει καρπούς, όπως σημειώνει,
και αυτό αποδεικνύεται τόσo από τις πολλές και ποιοτικές συναντήσεις που είχαν διεθνείς
επενδυτικοί οργανισμοί με τις ελληνικές εταιρείες, όσο και από το γεγονός ότι έδωσαν το
«παρών» στο συνέδριο οίκοι οι οποίοι συνολικά διαχειρίζονται πάνω από 40 τρισ. δολάρια. Το
εγχώριο επιχειρείν έχει επιταχύνει τον βηματισμό του που πλέον είναι ορατός και εκτός
συνόρων, αναφέρει χαρακτηριστικά.
Παράλληλα, οι ιδιωτικοποιήσεις ελληνικών εταιρειών μέσω του Χρηματιστηρίου επιβεβαιώνουν
και ενισχύουν την ψήφο εμπιστοσύνης στην Ελλάδα και την ελληνική αγορά καθώς
αποδεδειγμένα αφυπνίζουν το ενδιαφέρον όχι μόνο των ξένων επενδυτών αλλά και των
εγχώριων. Οπως αναφέρει ο κ. Κοντόπουλος, οι πρόσφατες κινήσεις στο μέτωπο της
αποεπένδυσης του Ταμείου Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας από τις ελληνικές συστημικές
τράπεζες οδήγησαν σε ενεργοποίηση νέων επενδυτικών μερίδων στο Χρηματιστήριο αλλά και
σε επανενεργοποίηση πολλών μερίδων που για μεγάλο χρονικό διάστημα παρέμεναν
αδρανείς. Η διάθεση των ποσοστών του ΤΧΣ αποτελεί ορόσημο για την πορεία τόσο των ίδιων
των τραπεζών όσο και του Χρηματιστηρίου, αλλά και σημείο αναφοράς για την εγχώρια
οικονομία, όπως προσθέτει.
Να σημειώσουμε πως σε λίγες ημέρες ο κ. Κοντόπουλος αναχωρεί για τις ΗΠΑ και για το
ετήσιο συνέδριο της Capital Link, Invest in Greece, που θα διεξαχθεί στις 11 Δεκεμβρίου, ενώ
στις 25 Ιανουαρίου θα βρεθεί και πάλι στη Νέα Υόρκη όπου για πρώτη φορά διοργανώνεται
επενδυτικό συνέδριο για το ελληνικό χρηματιστήριο σε συνεργασία με την JP Morgan.
– Επιστρέψατε πριν από λίγες ημέρες από το Λονδίνο όπου για δεύτερη χρονιά
συνδιοργανώσατε με τη Μοrgan Stanley επενδυτικό συνέδριο με τη συμμετοχή πολλών
εισηγμένων επιχειρήσεων, μάλιστα και με την παρουσία του πρωθυπουργού. Τα μηνύματα
που εισπράξατε από τις επαφές σας στη βρετανική πρωτεύουσα δημιουργούν συνθήκες
αισιοδοξίας όσον αφορά την πορεία του Χρηματιστηρίου;
– Η απόφασή μας –πέρυσι– να διοργανώσουμε για πρώτη φορά σε συνεργασία με τη Morgan
Stanley roadshow στο Λονδίνο ήταν στρατηγικά στοχευμένη και αποσκοπούσε στις
συντονισμένες αλλά και διευρυμένες επαφές των ελληνικών εισηγμένων επιχειρήσεων με τη
διεθνή επενδυτική κοινότητα, την ανάδειξη των προοπτικών των εταιρειών αυτών, την
προβολή του ελληνικού χρηματιστηρίου διεθνώς. Θα μπορούσε να πει κανείς ότι επιδιώξαμε
να μεγιστοποιήσουμε την ψήφο εμπιστοσύνης των ξένων επενδυτών για τις ελληνικές εταιρείες
και την ελληνική κεφαλαιαγορά.
Η επιλογή της Morgan Stanley, ενός από τους μεγαλύτερους επενδυτικούς οίκους,
πραγματοποιήθηκε σε αυτό ακριβώς το πλαίσιο συντονισμένων κινήσεων από πλευράς μας
για την προβολή των ελληνικών επιχειρήσεων στη διεθνή επενδυτική κοινότητα. Ηδη από
πέρυσι διαπιστώσαμε ουσιαστικό ενδιαφέρον της παγκόσμιας επενδυτικής κοινότητας για το
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προφίλ και τα αναπτυξιακά σχέδια των εισηγμένων εταιρειών αλλά και τις ευοίωνες, όπως ήδη
διαγράφονταν, προοπτικές περαιτέρω ανάπτυξης της ελληνικής οικονομίας. Ετσι,
αποφασίσαμε να επαναλάβουμε και φέτος την ουσιαστική αυτή προσπάθεια εξωστρέφειας του
Χρηματιστηρίου Αθηνών και το αποτέλεσμα, πιστεύω, μας δικαίωσε απολύτως.
38 εισηγμένες και μη εταιρείες βρέθηκαν στο Λονδίνο και πραγματοποίησαν συναντήσεις με
124 θεσμικούς επενδυτές.
Ενα χρόνο μετά την πρώτη διοργάνωση, το αυξημένο ενδιαφέρον αποτυπώνεται κατ’ αρχάς
στους αριθμούς: 38 εισηγμένες και μη εταιρείες βρέθηκαν στο Λονδίνο και πραγματοποίησαν
περί τα 200 one to one και group meetings με 124 θεσμικούς επενδυτές προερχόμενους από
88 κορυφαίους επενδυτικούς οίκους του εξωτερικού που διαχειρίζονται συνολικά περισσότερα
από 40 τρισ. δολάρια. To «παρών» στο forum έδωσαν 355 σύνεδροι.
Μεταξύ των οίκων που βρέθηκαν στο Λονδίνο ήταν οι Amundi Asset Management, Apollo
Global Management, Blackstone Group, Capital Research Global Investors, Eaton Vance,
Fidelity International, JP Morgan Asset Management, HSBC Global Assets Management,
Point72 Asset Management και Schroder Investment Management.
Ομως, πέρα από τους αριθμούς που πιστοποιούν την επιτυχία του συνεδρίου, αυτό που
αποκομίσαμε όλοι όσοι βρεθήκαμε στο Λονδίνο αυτό το διήμερο ήταν η καθολική αναγνώριση
από την πλευρά των ξένων επενδυτών της δυναμικής της ελληνικής οικονομίας. Η διεθνής
επενδυτική κοινότητα αναγνωρίζει την εγχώρια οικονομία και κατ’ επέκταση τη
χρηματιστηριακή αγορά ως έναν σταθερό πυλώνα ανάπτυξης. Υπό το πρίσμα αυτό, το
ενδιαφέρον που εκδηλώθηκε για το Χρηματιστήριο και τις εισηγμένες επιχειρήσεις ήταν
ουσιαστικό και αυτό έγινε αντιληπτό από τις ερωτήσεις των ξένων διαχειριστών που είχαν
μακροπρόθεσμο ορίζοντα.
– Αντιλαμβάνομαι ότι ο τραπεζικός κλάδος βρέθηκε στο επίκεντρο του ενδιαφέροντος, μετά και
τις πρόσφατες επιτυχημένες αποεπενδύσεις του ΤΧΣ.
– Ηταν απολύτως αναμενόμενο το αυξημένο ενδιαφέρον για τις ελληνικές τράπεζες. Η
αποεπένδυση του ΤΧΣ αποτελεί ορόσημο για την πορεία των τραπεζών και σημείο αναφοράς
για την εγχώρια οικονομία. Αυτή η ψήφος εμπιστοσύνης από την εγχώρια αλλά και διεθνή
επενδυτική κοινότητα μεταφράστηκε με τρεις εξαιρετικά επιτυχημένες αποεπενδύσεις και
εκδήλωση ενδιαφέροντος από διεθνείς αλλά και εγχώριους επενδυτές, και αυτό το τελευταίο
θεωρώ πως αξίζει ειδικής αναφοράς καθώς μεταξύ άλλων υπήρξε ενεργοποίηση νέων
επενδυτικών μερίδων αλλά και επανενεργοποίηση πολλών μερίδων που για μεγάλο χρονικό
διάστημα παρέμεναν αδρανείς.
– Πέραν του τραπεζικού, εκδηλώθηκε ιδιαίτερο ενδιαφέρον για άλλους συγκεκριμένους
κλάδους εισηγμένων εταιρειών;
– Το βασικό μήνυμα που εισπράξαμε στο Λονδίνο και το θεωρώ εξαιρετικά σημαντικό αλλά και
ενδεικτικό της εικόνας που έχει πλέον διαμορφωθεί στο εξωτερικό, είναι η συνολική
αναθέρμανση του επενδυτικού ενδιαφέροντος για τις ελληνικές εταιρείες.
Το εγχώριο επιχειρείν έχει επιταχύνει τον βηματισμό του που πλέον είναι ορατός και εκτός
συνόρων. Οχι μόνο σε επίπεδο μεγεθών –η χρήση 2023 αναμένεται να είναι μαζί με τη χρήση
2022 οι δύο καλύτερες της τελευταίας 15ετίας για τις εισηγμένες εταιρείες– αλλά και σε επίπεδο
πρωτοβουλιών εξωστρέφειας, επενδυτικών προγραμμάτων και αναπτυξιακών σχεδιασμών.
Ολα αυτά έχουν αναγνωρισθεί και βρίσκονται πλέον στο ραντάρ των διεθνών επενδυτών,
στοιχείο που σκιαγραφεί τις προοπτικές που διαγράφονται για τις εισηγμένες εταιρείες. Οι
κλάδοι ενέργειας, τουρισμού, κατασκευών, τεχνολογίας επίσης αποτέλεσαν σημεία εστίασης
για τους ξένους διαχειριστές, ωστόσο τα πραγματοποιηθέντα ραντεβού με τους εκπροσώπους
όλων των εταιρειών που βρέθηκαν στο Λονδίνο πιστοποιούν πως το ενδιαφέρον ήταν
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ευρύτατο.
– Σε αυτό το θετικό περιβάλλον που περιγράφετε και που πρόσφατα εισπράξατε στο Λονδίνο,
η επιστροφή του Χρηματιστηρίου στις ανεπτυγμένες αγορές εκτιμάτε ότι είναι θέμα χρόνου;
– Η ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας της χώρας αποτελούσε το βασικό προαπαιτούμενο
για την επιστροφή και του Χρηματιστηρίου Αθηνών στις ανεπτυγμένες αγορές. Πέραν αυτού, οι
οίκοι αξιολόγησης θέτουν ποιοτικά και ποσοτικά κριτήρια επί των οποίων συνεχίζουμε να
εργαζόμαστε έχοντας ήδη εκπληρώσει τα περισσότερα από αυτά. Το γεγονός ότι στην
περυσινή παγκοσμίως δύσκολη χρηματιστηριακά χρονιά βρεθήκαμε στην κορυφή των διεθνών
επιδόσεων και φέτος παραμένουμε στην πρώτη τριάδα, λειτουργεί υπέρ ημών και για την
επιστροφή μας στην κατηγορία των ανεπτυγμένων αγορών.
– Η πρόσφατη αποεπένδυση των τίτλων της Εθνικής Τράπεζας που κατείχε το Ταμείο
Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας θα μπορούσε να πει κανείς ότι αποτέλεσε μία «πρόβα» για
εσάς, για το κατά πόσον το Χρηματιστήριο Αθηνών μπορεί να υποστηρίξει επιτυχώς και άλλες
επικείμενες ιδιωτικοποιήσεις;
– Η διάθεση των τίτλων της Εθνικής Τράπεζας δεν αποτέλεσε πρόβα αλλά μία ακόμα
επιβεβαίωση πως το Χρηματιστήριο μπορεί να υποστηρίξει με απόλυτη επιτυχία μεγάλης
κλίμακας ιδιωτικοποιήσεις λειτουργώντας καταλυτικά στην αύξηση της συναλλακτικής
δραστηριότητας και στην αφύπνιση του εγχώριου και διεθνούς επενδυτικού ενδιαφέροντος.
Τονίζω εδώ ότι η υπηρεσία μας «Ηλεκτρονικό Βιβλίο Προσφορών» λειτούργησε άριστα
συνεισφέροντας ουσιαστικά στην τελική επιτυχία του εγχειρήματος.
– Η αυξημένη κινητικότητα που παρατηρείται το τελευταίο διάστημα όσον αφορά την εισαγωγή
εταιρειών στο Χρηματιστήριο, εκτιμάτε πως θα έχει συνέχεια;
– To σχετικό pipeline που έχει αρχίσει να διαμορφώνεται είναι ιδιαιτέρως ενθαρρυντικό καθώς
περιλαμβάνει νέες εισαγωγές και στις δύο αγορές μας, την κύρια και την εναλλακτική,
μετατάξεις από την εναλλακτική αγορά στην κύρια αλλά και εκδόσεις ομολόγων.
Είναι σημαντικό κατ’ αρχάς για τις ίδιες τις εταιρείες να αντιληφθούν τα ουσιαστικά οφέλη που
συνεπάγεται η επιλογή του Χρηματιστηρίου ως πηγής άντλησης κεφαλαίων, τα οποία θα τους
επιτρέψουν να ενισχύσουν τη δυναμική τροχιά τους στην αγορά.
Παράλληλα, η εισαγωγή τους σημαίνει αυτόματα περιβάλλον απόλυτης διαφάνειας και
εταιρικής διακυβέρνησης, δεδομένα που λειτουργούν ως δικλίδες ασφαλείας για τους μετόχους
αλλά και ως σηματωροί για την αύξηση της αναγνωρισιμότητας των ίδιων των εταιρειών.
– Αναφερθήκατε σε επικείμενες μετατάξεις από την εναλλακτική στην κύρια αγορά του
Χρηματιστηρίου. Εχοντας δει ανάλογα ιδιαίτερα επιτυχημένα παραδείγματα άλλων εταιρειών
στο παρελθόν, θα ήθελα να σας ρωτήσω εάν πιστεύετε ότι η εναλλακτική αγορά έχει πετύχει
στον ρόλο της ως εφαλτήριο για τη μετάταξη εταιρειών στην κύρια αγορά.
– Είναι βέβαιο πως η εναλλακτική αγορά (ή ΕΝ.Α. όπως την αποκαλούμε) του Χρηματιστηρίου
έχει λειτουργήσει απολύτως επιτυχώς ως εφαλτήριο για την ανάπτυξη και μεγέθυνση εταιρειών
και τη μετέπειτα εισαγωγή τους στην κύρια αγορά.
Ωστόσο, ο ρόλος της ΕΝ.Α. είναι διττός και περιλαμβάνει ακόμη ένα σκέλος εξίσου σημαντικό:
απευθύνεται σε εταιρείες για τις οποίες η εισαγωγή στην ΕΝ.Α. δεν αποτελεί μεταβατικό
στάδιο, αλλά τελικό στόχο. Η απόφαση για τον τρόπο που θα «εκμεταλλευθεί» μια εταιρεία την
εισαγωγή στην ΕΝ.Α. έγκειται στον στρατηγικό σχεδιασμό της.
Η εναλλακτική αγορά έχει λειτουργήσει απολύτως επιτυχώς ως εφαλτήριο για την ανάπτυξη και
μεγέθυνση εταιρειών.
Η μόνιμη παραμονή μιας εταιρείας στην ΕΝ.Α. εξασφαλίζει σε ένα ικανοποιητικό επίπεδο, σε
σχέση με την κύρια αγορά, κάποια από τα βασικά πλεονεκτήματα εισαγωγής στο
Χρηματιστήριο: χαμηλότερο κόστος χρηματοδότησης σε σύγκριση με άλλες πηγές άντλησης
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κεφαλαίων, αυξημένη αναγνωρισιμότητα, ανάπτυξη ορθής οργανωτικής δομής και εταιρικής
διακυβέρνησης, μεταξύ άλλων.
– Τον προσεχή Φεβρουάριο αναμένεται να πραγματοποιηθεί η εισαγωγή στο Χρηματιστήριο
του Διεθνούς Αερολιμένα Αθηνών. Αυτή η εισαγωγή αποτελεί μία από τις «θετικές εκπλήξεις»
που επικαλείστε όταν αναφέρεστε στην ανάγκη αλλαγής του αρνητικού αφηγήματος για το
Χ.Α.;
– Είναι προφανές ότι η ιδιωτικοποίηση του Αεροδρομίου μέσω του Χρηματιστηρίου ανήκει στην
κατηγορία των «θετικών εκπλήξεων» στις οποίες αναφέρομαι συχνά. Πρόκειται για μια εξέλιξη
διττής σημασίας: Θα προκαλέσει την έλευση σημαντικών κεφαλαίων από το εξωτερικό και
παράλληλα θα δώσει ηχηρό σήμα πως η κυβέρνηση αναγνωρίζει το Χρηματιστήριο Αθηνών
ως δυναμικό πυλώνα ανάπτυξης της οικονομίας. Αυτόν τον σημαντικό ρόλο το Χρηματιστήριο
Αθηνών οφείλει, μπορεί και θα πρέπει να τον διαδραματίσει, συντελώντας στον βαθμό που του
αναλογεί στην επιτάχυνση της γενικότερης αναπτυξιακής πορείας της χώρας μας.
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don't even ask don't even ask don't even ask don't even ask H Fed για τα επιτόκια,
ιταλικό βέτο για ESM, ο “χρήσιμος” Τειρεσίας, το placement της Helleniq Energy, Αττική
Οδός και Εγνατία, η ώρα του ΑΔΜΗΕ και νέα πτήση για τα “Προεδρόχαρτα” don't even
ask
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
*Το εμπορικό έλλειμμα των ΗΠΑ διευρύνθηκε 5,1% στα 64,3 δισ. δολάρια. Το επίπεδο αυτό
είναι το υψηλότερο των τελευταίων τριών μηνών. Οι αναλυτές που συμμετείχαν σε
δημοσκόπηση του Reuters προέβλεπαν άνοδο στα 64,2 δισ. δολάρια τον Οκτώβριο. Αυτό είναι
βασικά εκείνο που αναζητούν οι αγορές καθώς η πιο αδύναμη απασχόληση μειώνει την απειλή
του πληθωρισμού…, σημειώνει ο Πήτερ Καρντίλο (Spartan Capital Securities). Το…οξύμωρο,
αδύναμη οικονομία=χαμηλός πληθωρισμός= άνοδος στα χρηματιστήρια. Οι traders έχουν
σχεδόν προεξοφλήσει (90%- 10%) ότι η Fed θα διατηρήσει τα επιτόκια αμετάβλητα στη
συνεδρίαση της ερχόμενης εβδομάδας. Την ίδια στιγμή, βλέπουν πιθανότητα 59% για μείωση
των επιτοκίων κατά 25 μονάδες βάσης τον Μάρτιο, σύμφωνα με τις κινήσεις στην αγορά των
προθεσμιακών συμβολαίων.
*O Τζο Μπάιντεν κάλεσε τους Ρεπουμπλικάνους να εγκρίνουν την παροχή επιπρόσθετης
στρατιωτικής βοήθειας στην Ουκρανία χθες Τετάρτη. Ο πρόεδρος των ΗΠΑ προειδοποίησε
πως, μια νίκη της Ρωσίας επί της Ουκρανίας θα οδηγήσει σε επίθεση της Μόσχας και κατά
συμμάχων του ΝΑΤΟ. Σχεδόν ένα χρόνο πριν τις εκλογές στις ΗΠΑ, στις 5 Νοεμβρίου 2024.
Έχουν να δουν (και) οι αγορές…
*Σιγά μην κάθονταν οι Ιταλοί με “σταυρωμένα χέρια”. Η κυβέρνηση Μελόνι δεν προτίθεται να
επικυρώσει την αλλαγή του Ευρωπαϊκού Μηχανισμού Σταθερότητας (ESM), χωρίς μια
ικανοποιητική συμφωνία για τους δημοσιονομικούς κανόνες, τόνισαν κυβερνητικές πηγές στο
Reuters. Μάλιστα τώρα, που απέναντι στην Μελόνι δεν είναι οι Μέρκελ-Σόιμπλε, αλλά
η…τρικολόρ του Βερολίνου. Προχθές ήταν η Μαδρίτη με την δική της
αναθεωρημένη-συμβιβαστική πρόταση, χθες η Ρώμη με τις διαρροές για ενδεχόμενο “ΝΟ”. Και
το Παρίσι; ή μήπως οι άλλοι 2 ενεργούν σαν…proxy του Μακρόν; Η Αθήνα; δεν έχει λόγο να
παρεμβαίνει άμεσα, άλλωστε την προσεχή Παρασκευή θα αποπληρώσει (πρόωρα) κάπου 5,5
δισ. διακρατικών οφειλών από το πρώτο μνημόνιο (Greek Loan Facility). Πάντως, αυτό που
“καίει” άμεσα την κυβέρνηση είναι η επίσκεψη Ρ.Τ Ερντογάν, ολιγόωρη και μακάρι “ολίγη”
γενικώς, γιατί ειδάλλως δεν αποκλείεται να ενταθούν τα “εσωκομματικά” στην κυβερνώσα
παράταξη. Γιατί άλλο το “Ηλθον, είδον και ενίκησα…” του Καίσαρα, και άλλο το θυμόσοφο
“ήλθον, είδον και απήλθον…”
*Προχθές ήταν η BofA που “έβλεπε” ανάπτυξη 1% για την ελληνική οικονομία, το 2024. Σχετική
αναφορά της DeA, καθότι η διαφοροποίηση (επί τα χείρω) σε σχέση με το consensus των
αναλυτών για 2% δεν είναι αμελητέα. Χθες ήταν η Deutsche Bank, που σε έκθεση της
προβλέπει ρυθμό ανάπτυξης 1,2%. Χαμηλότερος μεν από το μέσο όρο πλην όμως ο
υψηλότερος-συγκριτικά- στην ευρωζώνη με δεύτερη με 1% την Ισπανία. Προς ώρας δεν
προκύπτει επιβεβαίωση των αναθεωρημένων προς τα κάτω προβλέψεων ούτε της BofA ούτε
της Deutsche Bank. Απεναντίας, θεωρώντας “καθρέφτη” την αγορά ομολόγων, ήταν
ομολογουμένως θεαματική η μείωση της απόδοσης για το ελληνικό 10ετές έναντι των
αντίστοιχων της Ισπανίας και Γαλλίας.
*Ανέλυε προ καιρού ο Βασίλης Γούλας γιατί ο στόχος του ΟΔΔΗΧ δεν είναι η σύγκλιση του
κόστους (του ελληνικού χρέους) με το γαλλικό και μου φαινόταν υπεραισιόδοξο. Κι όμως.
Επειδή πολλά ειπώθηκαν σχετικά με τον ρόλο της “Τειρεσίας” είναι ξεκάθαρο πως, τα
δεδομένα εξυπηρετούν και τον ίδιο τον υποψήφιο δανειολήπτη, καθώς έχει, όποτε το ζητήσει,
πλήρη εικόνα της πιστοληπτικής του ικανότητας και των υποχρεώσεων που μπορεί στην
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πραγματικότητα να αναλάβει βάσει των διαθέσιμων εισοδημάτων του, αποφεύγοντας την
υπερχρέωση. O Τειρεσίας είναι πια ένα χρήσιμο εργαλείο στα χέρια ιδιωτών αλλά και
επιχειρήσεων μιας και η αναλυτική πληροφόρηση μπορεί να βοηθήσει ουσιαστικά ιδιώτες και
επιχειρήσεις να δανειοδοτηθούν. Σε λίγο και από το κινητό σου θα μπορείς να πάρεις το
πιστωτικό σου προφίλ και να το δώσεις όπου εσύ επιθυμείς προκειμένου να διευκολύνεις την
οποία συμφωνία.
*Συνολικά 32.200.000 νέες κοινές ονομαστικές μετοχές της Orilina Properties διατέθηκαν στη
δημόσια προσφορά, η οποία ολοκληρώθηκε χθες Τετάρτη. Η τελική τιμή διάθεσης των κοινών
μετοχών της Εταιρείας ορίστηκε σε €0,95 ανά μετοχή.
*Σήμερα είναι το placement της Helleniq Energy: αναλογικά η διάθεση από τους 2 βασικούς
μετόχους ΡΟ&ΙΗ και ΤΑΙΠΕΔ θυμίζοντας πως σύμφωνα με τα ποσοστά τους (η πλευρά Λάτση
ελέγχει το 47,12%, το Ταμείο 35,48%) η σχέση διαμορφώνεται σε 60%-40% αντίστοιχα. Παρά
το γεγονός ότι στο σχήμα των συνδιοργανωτών της διάθεσης συμμετέχουν οι τέσσερις
συστημικές τράπεζες καθώς και οι Euroxx, Pantelakis και Axia, αρχική πρόθεση ήταν να μη
δοθεί δυνατότητα εγγραφών σε εγχώριους ιδιώτες επενδυτές, με εξαίρεση όσους
συγκαταλέγονται στους ειδικούς επενδυτές. Με άνοδο 4,30% στα 7,77 ευρώ- προκειμένου να
διαμορφωθεί το “μαξιλάρι” ανάλογο του discount διάθεσης. Υπολογίζεται σε 5% έως 10%
ανάλογα με την ζήτηση. 
*Είδα το θέμα για το success story της Μαρίνας Φλοίσβου, του Απόστολου Σκουμπούρη, θα
ήθελα να δω και τη μετοχή της Lamda Development να ξεπερνά τα 7 ευρώ. Έως τα 6,99 ευρώ
στην χθεσινή συνεδρίαση, τεχνικά προσομοιάζει με διόρθωση για αντίδραση προς το υψηλό
των 7,42 ευρώ.
*Επειδή “Αττική Οδός” και “Εγνατία” είναι δύο μείζονα projects θα περιοριστώ στις εκτιμήσεις
του γνώστη (και ειδικού) Δημήτρη Πολίτη. Σύμφωνα με τον επικεφαλής του ΤΑΙΠΕΔ:
προσδοκούσε να πήγαινε ο φάκελος στο Ελεγκτικό Συνέδριο σε 6-7 μήνες, καθώς
προηγούνταν η προετοιμασία με τα χρηματοδοτικά έγγραφα κ.λπ., ωστόσο, έβαζε και την
παράμετρο της προσφυγής. Η οποία, προφανώς θα φέρει καθυστερήσεις. Κατά συνέπεια, το
test της ομαλής διαδοχής από έναν παραχωρησιούχο σε άλλο (στη ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ), όπως το
είπε, έχει τα ερωτηματικά του. Όσον αφορά στην Εγνατία, ο ίδιος επανέλαβε ότι πρόκειται για
μια σύνθετη παραχώρηση, με μεγάλο κατασκευαστικό αντικείμενο (π.χ. κάθετοι άξονες,
συντήρηση), για «βαριά» θέματα όσον αφορά στη χρηματοδότηση και το τεχνικό σκέλος, που
δηλαδή απαιτούσαν χρόνο. Πάντως, σημείωσε ότι έχει πάει στο Ελεγκτικό Συνέδριο η
σύμβαση (και με τεχνικό, χρηματοδοτικό σκέλος) και ελπίζει, μαζί με τη συνεργασία όλων των
εμπλεκόμενων, στο τέλος πρώτου τριμήνου 2024 να έχουμε εξελίξεις. Βέβαια, απαιτείται και η
κύρωση της συμφωνίας από τη Βουλή κ.λ.π Το τελευταίο είναι περισσότερο διαδικαστικού
παρά ουσιαστικού χαρακτήρα.
*Σήμερα ανακοινώνει μεγέθη τρίτου 3μηνου/9μηνου ο ΑΔΜΗΕ. Για πολλοστή φορά η DeA θα
επισημάνει ότι από την στιγμή που ανέλαβε ουσιαστικό (πρωτεύοντα) ρόλο στο project του
EurAsia Interconnector απέκτησε και ισχυρούς επενδυτικά ενδιαφερόμενους. Και διαβάζοντας
τις νέες δηλώσεις Ερντογάν για το Ισραήλ (σ.σ. πως εάν αντιμετωπίσει τακτικό στρατό θα
συντριβεί) προεξοφλείς πως όλο και θα επιταχύνεται ο σχεδιασμός για την διασύνδεση Ισραήλ-
Κύπρου- Ελλάδας. Έτσι όπως αναθεωρεί την προοπτική συμμετοχή της στον νέο “Δρόμο του
Μεταξιού” η κυβέρνηση Μελόνι, βλέπω και την Ιταλία να διασυνδέεται τελικά. Όλο και προς την
Ουάσιγκτον συγκλίνει η Ρώμη, καλό και για την Αθήνα αυτό, εάν το χειριστεί σωστά το
Μαξίμου.
*Στο 3,70% διαμορφώθηκε η απόδοση στη δημοπρασία εντόκων γραμματίων διάρκειας 52
εβδομάδων, ύψους 375 εκατ. ευρώ, όπως ανακοίνωσε ο ΟΔΔΗΧ. Στην αντίστοιχη δημοπρασία

https://finupnews.gr/h-fed-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b1-%ce%b5%cf%80%ce%b9%cf%84%cf%8c%ce%ba%ce%b9%ce%b1-%ce%b9%cf%84%ce%b1%ce%bb%ce%b9%ce%ba%cf%8c-%ce%b2%ce%ad%cf%84%ce%bf-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-esm-%ce%bf-%cf%87/


https://finupnews.gr/

 Publication date: 07/12/2023 08:31

 Similar Stats ranking (Greece): 14602

 link

στις αρχές Σεπτεμβρίου η απόδοση ήταν στο 3,81%. Στο σχέδιο για να αξιοποιηθεί το
“μαξιλάρι” των 37 δισ. ο Βασίλης Γούλας έχει αναφερθεί από την Δευτέρα, θαρρώ.
*Σήμερα στις 11.00′ η ενημέρωση των θεσμικών από το team της Ideal Holdings, για τις
προοπτικές, το ομόλογο κ.λ.π. Λίγο αργότερα (14.00′) το γεύμα ενημέρωσης με τους
εκπροσώπους του Τύπου. Όλο και κάποια είδηση θα βγει.
*Στις ειδήσεις του Αλέξανδρου Εξάρχου αναφερόταν προχθές η DeA από νωρίς. Δεν το είχα
φανταστεί πως, θα κάνει νέο ιστορικό υψηλό η μετοχή της Intrakat, άμεσα. Με άνοδο 3,16%
στα 3,76 ευρώ και συναλλαγές 732 χιλ. τμχ. Και με αρκετές προσυμφωνημένες εντολές.
*Στα 77,9 εκατ. η αξία συναλλαγών στην χθεσινή συνεδρίαση, τα 7,5 εκατ. με πακέτα. Σε μόλις
2 μετοχές Εθνική και Jumbo περί τα 18 εκατ. Με το που επέστρεψε από το Λονδίνο ετοιμάζει
τις αποσκευές του για Νέα Υόρκη. Από το Greek Investment Conference στο αντίστοιχο της
Capital Link. Ποιος; ελάτε τώρα “βουλωμένο γράμμα” διαβάζετε…
*Μας γνωστοποίησε η Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς πως όλες οι υποθέσεις ελέγχθηκαν σε
ορίζοντα 5ετίας- ΟΚ. Και οι όποιοι φάκελοι έκλεισαν με την σφραγίδα πως είχαν καλώς. Ποια
είναι η στήλη για να το αμφισβητήσει.
*Νέα πτήση για τα Προεδρόχαρτα, Intracom Holdings στα 3,05 ευρώ με 6,83%, Intralot στα
1,03 ευρώ με 7,29%, ΚΛΜ στα 1,47 ευρώ με 6,52%. Κέκρωψ στα 1,86 ευρώ με 2,20%.
Δηλαδή σε όποιο “χαρτί” συμμετέχει ο Πρόεδρος- με πλειοψηφικό ή μειοψηφικό ποσοστό-
ενισχύεται. Ακόμη και στην Intrakat όπου έχει κρατήσει ένα 5% του μ.κ έτσι για να βρίσκεται.
Άριστες οι σχέσεις της πλευράς του Προέδρου με τους μετόχους της Intrakat. Είναι και το
“Ξενοδοχείο” της Κολοκοτρώνη, είναι και ο Milos, θα είναι και η Μύκονος. Θα έχει να σας
εξιστορεί η DeA, από Άνοιξη και μετά-πρώτα ο Θεός- τα ωραία. Είπαμε Intracom Properties.
*Αυτοί στην “Ακρίτας” θα πρέπει να ανακάλυψαν…πετρέλαιο, αντί για ξυλεία. Δεν το περίμενα
πως μία αναδιάρθρωση υποχρεώσεων θα μπορούσε να κάνει…πύραυλο το “χαρτί”. Απόδοση
67,83% σε μία εβδομάδα, ούτε του…
*Είχαμε επισημάνει ότι η Interlife έχει απομείνει ως η μόνη ασφαλιστική εταιρεία εισηγμένη στο
ΧΑ. Από έναν κλάδο που άλλοτε είχε ονόματα μεγέθους μίας ΕΕΓΑ, μίας Ευρωπαϊκής Πίστης ή
και Interamerican τον παλιό καλό καιρό, κ.ο.κ. Τώρα, ολόκληρος ο ασφαλιστικός κλάδος
εκπροσωπείται μόνον από την θεσσαλονικιώτικη εταιρεία. Καθ’ όλα εξαιρετική, για αυτό και
μας είχε κινήσει την προσοχή, προ μηνός. Δεν θεωρούμε ότι το 13,89% που απέδωσε έκτοτε
είναι το “όλον”. Στο “δίπλωμα” θα μπορούσε να συζητά για στρατηγικές συνεργασίες.
*Ποια μετοχή του Mid Cap αποτιμάται περισσότερο του τελευταίου (με όρους χρηματιστηριακής
αξίας) του FTSELargeCap, και κατ’ εμέ εποφθαλμιά την θέση του. Μην τα θέλετε και όλα
έτοιμα, ψάξτε το λίγο… 
*Αύριο, Παρασκευή, η εισαγωγή & διαπραγμάτευση των νέων μετοχών της Attica Συμμετοχών.
Άντε, αξιόπλοη…
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Alpha Bank: Πρόγραμμα Ithacans – Επαναπατρισμός διακεκριμένων Ελλήνων
επαγγελματιών του εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας.
Πάγιο ζήτημα της ελληνικής Πολιτείας είναι η προσέλκυση σπουδαίων ταλέντων που έχουν
αναζητήσει καλύτερη επαγγελματική πορεία στο εξωτερικό. Η Ελλάδα είναι γεγονός, ότι θέλει
να φέρει πίσω «σπουδαία μυαλά», που μπορούν να φανούν χρήσιμα στις ελληνικές
επιχειρήσεις και γενικότερα στην χώρα μας.  
Σε αυτό το μοτίβο, η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει
διακεκριμένους Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας
Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και
Κοινωνικής Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας
Rebrain Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κ. Φραγκίσκη , προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
ΠρΗ πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
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Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη
ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την
Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Οι δύο σημαντικές συμφωνίες Ελλάδας και Τουρκίας, η δημοσκοπική κατάρρευση του
ΣΥΡΙΖΑ και το ενδιαφέρον Αλαφούζου για δεύτερο κανάλι
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-Ιδιαίτερα κοπιαστικά υπήρξαν συνολικά για το υπουργείο Εξωτερικών τα τελευταία
εικοσιτετράωρα. Πολλά τα γράψε, σβήσε  αφού όπως με ενημερώνει αξιόπιστη διπλωματική
πηγή (ναι διαθέτω και από αυτές) οι Τούρκοι, προσπαθούσαν μέχρι το παρά ένα της
επίσκεψης του προέδρου Ερντογάν στην Αθήνα, να κάνουν αλλαγές στα κείμενα των
συμφωνιών. Μην φανταστείτε σοβαρές αλλαγές. Κάτι ψιλά για τα μάτια του κόσμου ζητούσαν,
τα οποία δεν υπήρχε κανένας απολύτως λόγος να μην γίνουν αποδεκτά από την ελληνική
πλευρά. Με βάση τα όσα έχουν φτάσει στα αυτιά μου, η σημαντικότερη συμφωνία που θα
υπογραφεί σήμερα, μεταξύ Ελλάδας και Τουρκίας, θα σχετίζεται με την συνεργασία σε επίπεδο
υπουργείων Παιδείας. Αυτοί που γνωρίζουν κάνουν λόγο για κάτι πολύ μεγάλο που θα ανοίξει
νέους ορίζοντες στα ελληνικά πανεπιστήμια.
-Η δεύτερη μεγάλη συμφωνία που θα υπογραφεί σήμερα μεταξύ Ελλάδας και Τουρκίας, αφορά
την ελεύθερη πρόσβαση σε δέκα ελληνικά νησιά των Τούρκων επισκεπτών. Αυτό σημαίνει ότι
πλέον δεν θα απαιτείται (όπως ισχύει σήμερα) η χορήγηση βίζας, προκειμένου να επισκεφτεί
κανείς τα συγκεκριμένα νησιά. Από τα λίγα που κατάφερα να μάθω, πρόκειται για μια
σημαντική εξέλιξη, που τελεί μάλιστα υπό την έγκριση της Ευρωπαϊκής Επιτροπής. Και επειδή
τέτοιου είδους αποφάσεις υλοποιούνται μετά από πολύμηνες ενέργειες που γίνονται από
κυβερνητικούς αξιωματούχους, πρέπει να σας πω ότι καταλυτική υπήρξε η πίεση που άσκησε
(κυρίως προς την ΕΕ) ο υπουργός Εξωτερικών Γιώργος Γεραπετρίτης. Στις λεπτομέρειες τώρα
της συγκεκριμένης συμφωνίας, να σας πω ότι η ελεύθερη πρόσβαση, θα αφορά το σύνολο του
έτους και θα δίνει τη δυνατότητα επίσκεψης σε Τούρκους πολίτες, σε δέκα  ελληνικά νησιά. Με
βάση τα όσα έμαθα το διάστημα παραμονής δεν θα ξεπερνά τη μία βδομάδα. Όπως και να το
κάνουμε πρόκειται για μια πολύ σημαντική εξέλιξη, που ανοίγει ένα Ευρωπαϊκό παράθυρο
στους γείτονές μας.
Προς αποφυγήν παρεξηγήσεων και διαφορετικών προσεγγίσεων, που είναι στο DNA μας,
μαθαίνω ότι στο βραδινό δελτίο ειδήσεων της ΕΡΤ με τον συναγωνιστή Γιώργο Κουβαρά, θα
παραχωρήσει μια απολογιστική συνέντευξη της εν Αθήναις επίσκεψης του Τούρκου προέδρου,
ο επικεφαλής της ελληνικής διπλωματίας Γιώργος Γεραπετρίτης. Ομολογώ ότι πρόκειται για μια
πολύ σωστή απόφαση, αφού από νωρίς το βράδυ, θα γνωρίζουμε με λεπτομέρειες τι ακριβώς
έγινε κατά τη διάρκεια της πρωινής επίσκεψης του Ταγίπ Ερντογάν.
-Οι πρώτες δημοσκοπήσεις μετά τη δημιουργία της Νέας Αριστεράς αναμένεται να δουν το
φως της δημοσιότητας κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου. Όπως και να το κάνουμε θα
έχουν το χάζι τους, αφού θα καταγράψουν την απήχηση που έχει κατά τις πρώτες μέρες της
ζωής του (όχι της Κωνσταντοπούλου) το κόμμα των Χαρίτση, Αχτσιόγλου, Τσακαλώτου. Με
την ευκαιρία πάντως να σας πω ότι όσο βγαίνει ο Τζανακόπουλος μπροστά, τόσο πιο πίσω θα
πηγαίνουν τα ποσοστά.  Για την… παλιά Αριστερά , δηλαδή τον ΣΥΡΙΖΑ, απ΄ότι κατάφερα να
μάθω τα ευρήματα των δημοσκοπήσεων δείχνουν απλά κατάρρευση.
-Κάτι δικοί μου που τους αρέσει να ασχολούνται με τα όσα λαμβάνουν χώρα σε παρασκηνιακό
επίπεδο στον χώρο των media, εσχάτως έμαθαν μια πληροφορία που αν ισχύει, ανατρέπει το
υφιστάμενο status quo στην εγχώρια τηλεόραση. Όπως αναφέρουν ο ισχυρός άνδρας του
ΣΚΑΙ Γιάννης Αλαφούζος, μετά το μπαράζ των εξαγορών ραδιοφωνικών σταθμών, δείχνει να
σκέφτεται την απόκτηση και δεύτερης τηλεοπτικής συχνότητας. Και δεν μιλάμε για το
ενδιαφέρον που είχε δείξει κατά το παρελθόν για την απόκτηση ενός περιφερειακού καναλιού
που θα του έδινε αποκλειστικά και μόνο ενημερωτικό χαρακτήρα, αλλά για κάτι πολύ πιο
μεγάλο. Με δεδομένο ότι δεν υπάρχουν «ορφανές» συχνότητες στην περίπτωση που ευσταθεί
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η σχετική πληροφορία, τότε δύο είναι τα ενδεχόμενα. Είτε να αγοράσει το Open από τον
Σαββίδη (που το πουλάει), είτε να διεκδικήσει την έβδομη αδιάθετη (μέχρι στιγμής) άδεια.
-Δεν έχει τελειωμό η επιπολαιότητα του Παπανικολάου της Vivartia. Μετά τα όσα έλεγε δεξιά κι
αριστερά για το Μαξίμου και τις στενές σχέσεις που διατηρούσε με τους εκεί αξιωματούχους,
εσχάτως άφησε για λίγο τα συσσίτια των μεταναστών και άρχισε να διαδίδει ότι έχει
συμφωνήσει να πάρει (ως CVC) το έργο της πρωτοβάθμιας περίθαλψης των δομών. Στην
προσπάθεια του να πείσει, προφανώς τον Φωτακίδη, για τις καλές σχέσεις που διατηρεί με την
ηγεσία του υπουργείου Μετανάστευσης & Ασύλου, άρχισε να διαδίδει ότι έχει σχεδόν
καπαρώσει τη δουλειά. Είναι προφανές ότι μπέρδεψε τον υπουργό Καιρίδη με κάποιον άλλον.
Διαφορετικά δεν μπορώ να εξηγήσω το αφήγημα του Συριζαίου μάνατζερ. Μάλιστα δεν σας
κρύβω ότι μου προξενεί και μια κάποια (μεγάλη) εντύπωση, ότι κάτι καλόπαιδα, έσπευσαν να
προεξοφλήσουν την αποβολή του Ιατρικού Κέντρου (Αποστολόπουλος) από τη μπίζνα. 
Επειδή στο Μαξίμου γνωρίζουν πλέον πολύ καλά τις μέρες και τα έργα του Παπανικολάου,
καλό θα ήταν να προσθέσου στην γνώση τους, και τη βεβαιότητά του, αναφορικά με το project
της νοσηλείας των μεταναστών.
-Μετά την περιπέτεια του απερχόμενου Λιανού από την Επιτροπή Ανταγωνισμού, υπήρξε
προσωπικό ενδιαφέρον για τον διάδοχό του από τον πρόεδρο Μητσοτάκη. Λογικό αφού ο νυν
επικεφαλής της Ανεξάρτητης Αρχής, λίγο έλειψε να τινάξει στον αέρα την επιχειρηματική ζωή
της χώρας, με τις τρέλες που έκανε. Οι πρακτικές που ακολούθησε ο «κυρ καθηγητής»
προκάλεσαν συστημική αναταραχή. Με βάση τα προβλεπόμενα ο υπουργός Ανάπτυξης (εν
προκειμένω ο Σκρέκας) έχει τη δυνατότητα δύο μήνες πριν από τη λήξη της θητείας του
προέδρου της Επιτροπής  να εκκινήσει τις διαδικασίες για τη διαδοχή. Αυτό ακριβώς συνέβη
και στην περίπτωση Λιανού, ο οποίος με δεδομένο το ασυμβίβαστο θα επιστρέψει από κει που
ήρθε. Βλέπετε, ο συγκεκριμένος δεν κατάφερε να γίνει καθηγητής στην Ελλάδα και
αναγκάστηκε να ξεκινήσει την ακαδημαϊκή του καριέρα στη Μεγάλη Βρετανία. Όπως είπα, με
τη διάδοχο του Λιανού, ασχολήθηκε προσωπικά ο πρωθυπουργός, επιλέγοντας μια
εγνωσμένης αξίας δικαστικό λειτουργό, που  δεν είναι άλλη από την πρώην πρόεδρο του
Συμβουλίου της Επικρατείας Αϊρίν-Έβελυν-Μικέλα-Μαίρη Σαρπ. Για όσους δεν τη γνωρίζουν
πρόκειται για μια από τις καλύτερες δικαστίνες των διοικητικών δικαστηρίων, η οποία ούσα
επικεφαλής στο 4ο Τμήμα του ΣτΕ, διαθέτει τεράστια εμπειρία από μεγάλες υποθέσεις
Ανταγωνισμού.
-Απτά αποτελέσματα (αν κρίνω από την πορεία της μετοχής της Intrakat) είχε η συμμετοχή του
ισχυρού άνδρα της εταιρείας Αλέξανδρου Εξάρχου στο πρόσφατο roadshow που
πραγματοποιήθηκε στο Λονδίνο. Μάλιστα αν δεν με απατούν αυτά τα υπερήφανα (σχετικώς)
αυτιά  μου, όπως άκουσα, ίσως και να είναι από τους λίγους  κερδισμένους από τις πρόσφατες
επαφές της Μεγάλης Βρετανίας. Αν και δεν είδε ένα λεωφορείο από επενδυτές, άλλωστε δεν
είναι για χόρταση οι συναντήσεις με τους ξένους θεσμικούς, φαίνεται ότι αυτούς που είδε τους
έπεισε και με το παραπάνω για τις προοπτικές της εταιρείες του. Ήδη μάλιστα φάνηκε μια
κινητικότητα ξένων θεσμικών στη μετοχή της Intrakat. Στο μεταξύ από χθες το βράδυ, ο
Εξάρχου ξεκίνησε ένα νέο roadshow, αρχής γενομένης από κάτι σοβαρές επαφές που θα έχει
στο Λονδίνο, με επόμενο σταθμό της επίσκεψής του τη Νέα Υόρκη, που θα δώσει το παρών
στο συνέδριο της Capital Link, το οποίο συμπληρώνει 25 χρόνια αδιάλειπτης παρουσίας.
Όπως κάθε χρόνο, έτσι και φέτος το συνέδριο παρέχει στους ξένους επενδυτές εκτεταμένη
δυνατότητα επαφών μέσω one-on-one συναντήσεων με εισηγμένες και μη εταιρείες, καθώς
επίσης και με τα μέλη της ελληνικής κυβερνητικής αντιπροσωπείας. Στο πλαίσιο αυτό ο
Εξάρχου αναμένεται να δει κόσμο και κοσμάκη.
-Εκτός από τον Εξάρχου στις ΗΠΑ βρίσκεται από προχθές και ο ισχυρός άνδρας της ΓΕΚ
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ΤΕΡΝΑ Γιώργος Περιστέρης, που όπως μαθαίνω από μια καλή πηγή, έχει προσκληθεί από
τους συνεταίρους του, της Hard Rock. Ως γνωστόν οι δύο εταιρείες έχουν αναλάβει να τρέξουν
το project του καζίνο στο Ελληνικό. Με αφορμή την εκεί επίσκεψή του, εκτιμώ ότι θα έχει την
ευκαιρία να συναντήσει και θεσμικούς επενδυτές που δείχνουν ενδιαφέρον να επενδύσουν
στην Ελλάδα.
-Το άσμα είναι αφιερωμένο στον Πρόεδρο του «Εθνικού μας Ταμείου», που από ό,τι μαθαίνω,
εν όψει της λήξης της θητείας του, «κινείται» από το ένα κυβερνητικό γραφείο στο άλλο, και
διατείνεται ότι χωρίς τον ίδιο δεν είναι «ασφαλής» ο οργανισμός. Απορώ, δεν καταλαβαίνει ότι
αδίκως εκτίθεται, όταν μάλιστα -από ότι πληροφορούμαι-, η απόφαση της διαδοχής του είναι
δεδομένη; Τα ονόματα που παίζουν είναι πολύ δυνατά και με βαριά  βιογραφικά. Και αυτό
πλέον το αντιλαμβάνεται ο απερχόμενος πρόεδρος του Υπερταμείου με αποτέλεσμα να
κλωτσά εκτός από την καρδάρα και το… γάλα. Προφανώς δεν του έχουν πει ότι είναι χαμένος
χρόνος να κλαις πάνω από χυμένο γάλα. Για να το δεχτεί κάνεις αυτό θα πρέπει να μην έχει
και τόσο μεγάλη ιδέα για τον εαυτό του.
-Μαθαίνω ότι η Νίκη Κεραμέως πριν καλά, καλά πατήσει το πόδι της στο Παρίσι την Τετάρτη,
ανήμερα της ονομαστικής της εορτής, επιδόθηκε σε μπαράζ συναντήσεων με υψηλόβαθμα
στελέχη του ΟΟΣΑ και συγκεκριμένα τον Γενικό Γραμματέα  Mathias Cormann και τον
επικεφαλής του Παρατηρητηρίου Καινοτομίας  Δημοσίου Τομέα του ΟΟΣΑ, Marco Daglio.
Ψηλά στην ατζέντα της το έντονο μεταρρυθμιστικό έργο της κυβέρνησης, η καινοτομία και η
τεχνητή νοημοσύνη στο Δημόσιο, τα άλματα προόδου που έχει κάνει το ελληνικό Δημόσιο τα
τελευταία χρόνια με τη συμβολή και του ΟΟΣΑ καθώς και τα περιθώρια στενότερης εργασίας
με τον Οργανισμό σε ζητήματα βελτίωσης της εξυπηρέτησης των πολιτών. Και όλα αυτά εν
μέσω προετοιμασιών για το Global Strategy Group το οποίο ξεκινάει σήμερα και του οποίου η
Κεραμέως προεδρεύει εκπροσωπώντας τον Κυριάκο Μητσοτάκη και την κυβέρνηση. Αν κάτι
γνωρίζει η Κεραμέως είναι να αναδεικνύει τα ελληνικά επιτεύγματα σε διεθνές επίπεδο με
δεξιοτεχνία σκακιστή, ενισχύοντας το διεθνές προφίλ της χώρας μας. Ρουά… ματ λοιπόν για τη
Νίκη και χρόνια της πολλά.
-Το τέλος του έτους ενδείκνυται για απολογισμούς, αλλά και για προετοιμασία σχεδίων για τη
νέα χρονιά. Και από τέτοια θα έχουμε αρκετά το 2024, μερικά καινοφανή στην ελληνική αγορά.
Όπως αυτό που έμαθα και αφορά στη χρηματοδότηση επιχειρήσεων που δεν μπορούν να
δανειοδοτηθούν από τις τράπεζες. Δεν αναφέρομαι στις εταιρείες παροχής πιστώσεων που
προβλέπει ο νόμος για τα δάνεια που ψηφίστηκε αυτή την εβδομάδα και οι οποίες θα δίνουν
δάνεια σε όσους δεν έχουν πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα. Αναφέρομαι στα mezzanine
funds, τα οποία λειτουργούν ήδη στο εξωτερικό, υπερκαλύπτοντας μάλιστα τα private equity
funds, και τα οποία θα έρθουν στην Ελλάδα.
-Αυτά τα funds συμπληρώνουν τις ανάγκες δανεισμού επιχειρήσεων, οι οποίες δεν μπορούν να
καλυφθούν εξ ολοκλήρου από τις τράπεζες. Επιπλέον, χρηματοδοτούν τις επιχειρήσεις, αλλά
χωρίς να βάζουν πόδι στο μετοχικό τους κεφάλαιο, απειλώντας με εξοβελισμό τις διοικήσεις
τους. Μαθαίνω, λοιπόν, ότι δύο mezzanine funds ετοιμάζονται να κάνουν είσοδο στην ελληνική
αγορά. Οι διεργασίες στο ένα είναι πολύ προχωρημένες και όπως μαθαίνω, συμμετοχή θα
έχουν και τράπεζες. Νεότερα προσεχώς.
– Από απολογισμούς τέλους έτους, θα σταθώ σε αυτόν που έγινε την προηγούμενη εβδομάδα
για την Εθνική Ασφαλιστική, σε εκδήλωση στο Συνεδριακό Κέντρο της εταιρείας, για την
βράβευση των συνεργατών που ξεχώρισαν σε επιδόσεις παραγωγικών στόχων για το 2023.
Ιδιαίτερα ευδιάθετος ο Γάλλος CEO, Robert Gauci, ο οποίος συμπλήρωνε και έναν χρόνο στο
τιμόνι της Εθνικής Ασφαλιστικής, προανήγγειλε σειρά καινοτόμων προϊόντων και λύσεων που
θα ενσωματώνουν τις πιο πρόσφατες τεχνολογικές εξελίξεις. Τους πρώτους δέκα μήνες του
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2023 η Εθνική Ασφαλιστική αύξησε το retail business της κατά 15%, ενώ η αύξηση των
εργασιών στο corporate business αγγίζει το 30%. Ο άλλοτε κοιμώμενος γίγαντας, έχει εξελιχθεί
σε έναν από τους δυναμικότερους παίκτες της ασφαλιστικής αγοράς.
! Οι ηχηρές μετακινήσεις στελεχών από τις τράπεζες συνεχίζονται. Ο Νικόλαος
Χρυσανθόπουλος, Γενικός Διευθυντής και Επικεφαλής του  Corporate Center της Alpha Bank
προσχωρεί από τις αρχές του νέου έτους στο EOS Capital Partners, το fund του Απόστολου
Ταμβακάκη. Ο Χρυσανθόπουλος ήταν από τα στελέχη της στενής ομάδας του CEO της Alpha
Bank, Βασίλη Ψάλτη και οι σχέσεις τους παραμένουν φιλικές παρά την αποχώρηση.
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Alpha Bank: Εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για  τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται  εκτός Ελλάδας  
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες  επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια  συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής  Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.  
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και  εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών»,  ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή  συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και  μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες
και συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά  όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων
επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα  μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε
«σημείο συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα  Ελλήνων του εξωτερικού,
οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα  συλλογικά τους
αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν  καλύτερες
συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην 
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να  συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον  εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».  
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού  
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της  Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα  αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή  κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.  
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος  επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών  υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη  Μελίσσα.  
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού,  που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε  μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει  
αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80 επαγγελματίες από το Ηνωμένο
Βασίλειο, την  Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη ενταχθεί στο δυναμικό της
Τράπεζας», πρόσθεσε.  
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και  στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που  αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το 
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εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει σε μια επιτάχυνση της
μεταμόρφωσης της  Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα. Η Alpha
Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική  προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα Υόρκη,
όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο  Capital Link Invest in Greece Forum,
διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη  ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor  Greece.  
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο  αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και  προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την  καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται  σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα. 
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Alpha Bank: Εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Alpha Bank
SOOC
NEWSROOM
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την χώρα μας και εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό έχουν γυρίσει στην Ελλάδα και έχουν ενταχθεί στο δυναμικό της Alpha Βank, μέσω
του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων
επαγγελματιών από το εξωτερικό, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην δημοσιότητα η
Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού.
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών. «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών
υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H
πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε “σημείο συνάντησης και επικοινωνίας” για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank. «Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη
Ψάλτη, ο οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των
Ελλήνων επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για
αυτούς», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
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έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank, όπως επισημαίνει, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης
μελλοντικών Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο
Capital Link Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια
ακόμη ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία
με την Endeavor Greece. Όπως τονίζεται, με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη
ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την
ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν
τους εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη
δημιουργία αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη
υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Οι Ithacans επέστρεψαν στην πατρίδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την χώρα μας και εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό έχουν επέστρεψαν στην Ελλάδα και εντάχθηκαν στο   στο δυναμικό της Alpha Βank,
μέσω του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην
δημοσιότητα η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού.
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών. «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών
υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε “σημείο συνάντησης και επικοινωνίας” για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans,
που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το πρόγραμμα
αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια δραστήρια και
ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
Η Alpha Bank, όπως επισήμανε, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών
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Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link
Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη
ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την
Endeavor Greece.
Όπως τονίστηκε, με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την
επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα,
τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους
εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία
αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής
προτίμησης στην Ελλάδα.
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις.
Στη συνάντηση θα συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, Διεθνών &
Ελληνικών Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμών, Ανώτερων
Κυβερνητικων Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24
Εισηγμένων Εταιριών, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens
Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος,
η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα, με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: Την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτού του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable Growth» το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link
Invest in Greece Forum» θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023, στο
«Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας.
Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες
προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα,
δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις.
Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα
δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει ο πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
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Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικανική Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν ο κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd., και η κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group – Goldman Sachs.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το «2023 Capital Link Hellenic Leadership Award» στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee – BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Εισαγωγικά σχόλια θα πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ.
Κωνσταντίνος Χατζηδάκης.
H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus – U.S. Department of
State, θα πραγματοποιήσoυν τις κύριες ομιλίες.
Master of Ceremonies του Επίσημου Δείπνου θα είναι η κυρία Nicole Petallides, Host –
Schwab Network, Former Anchor – FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του «25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum», το Χρηματιστήριο της
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Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το «Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών» της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Overview: https://forums.capitallink.com/greece/2023/
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund, the National Fund of Greece • Hellenic
Development Bank • Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis
Law Firm • Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas &
Partners Law Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of
Companies • PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S.
Papadimitriou & Partners Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • Chicago Atlantic
• CVC • Delsona Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel
Investment Partners (HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas •
RWE Energy Transition Investments
Χορηγός Speakers Reception: Red Apple Group
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
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ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • GreekNewsUSA.com • Hellas Journal By Mignatiou.Com •
Hellenic DNA • Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
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Alpha Bank: Eπέστρεψαν περισσότερα από 80 στελέχη που εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την χώρα μας και εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό έχουν γυρίσει στην Ελλάδα και έχουν ενταχθεί στο δυναμικό της Alpha Βank, μέσω
του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων
επαγγελματιών από το εξωτερικό, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην δημοσιότητα η
Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού.
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών. «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών
υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H
πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε “σημείο συνάντησης και επικοινωνίας” για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
 
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
 
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank. «Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη
Ψάλτη, ο οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των
Ελλήνων επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για
αυτούς», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
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έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank, όπως επισημαίνει, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης
μελλοντικών Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο
Capital Link Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια
ακόμη ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία
με την Endeavor Greece. Όπως τονίζεται, με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη
ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την
ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν
τους εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη
δημιουργία αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη
υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
Ακολουθήστε το Money Review στο Google News
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Alpha Bank: Οι Ithacans επέστρεψαν στην πατρίδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την χώρα μας και εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό έχουν επέστρεψαν στην Ελλάδα και εντάχθηκαν στο   στο δυναμικό της Alpha Βank,
μέσω του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην
δημοσιότητα η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού.
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών. «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών
υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε “σημείο συνάντησης και επικοινωνίας” για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans,
που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το πρόγραμμα
αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια δραστήρια και
ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
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Η Alpha Bank, όπως επισήμανε, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών
Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link
Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη
ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την
Endeavor Greece.
Όπως τονίστηκε, με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την
επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα,
τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους
εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία
αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής
προτίμησης στην Ελλάδα.
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Alpha Bank: Οι Ithacans επέστρεψαν στην πατρίδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πάνω από 80 στελέχη που εργάζονταν στο εξωτερικό γύρισαν στην Ελλάδα και εντάχθηκαν
στο δυναμικό της τράπεζας
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την χώρα μας και εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό έχουν επέστρεψαν στην Ελλάδα και εντάχθηκαν στο   στο δυναμικό της Alpha Βank,
μέσω του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην
δημοσιότητα η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού.
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών. «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών
υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε “σημείο συνάντησης και επικοινωνίας” για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans,
που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το πρόγραμμα
αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια δραστήρια και
ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
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Μελίσσα.
Η Alpha Bank, όπως επισήμανε, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών
Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link
Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη
ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την
Endeavor Greece.
Όπως τονίστηκε, με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την
επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα,
τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους
εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία
αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής
προτίμησης στην Ελλάδα.
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Alpha Bank: Πάνω από 80 στελέχη που εργάζονταν στο εξωτερικό, επέστρεψαν μέσω
του προγράμματος Ithacans
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM IEFIMERIDA.GR
06/12/2023  21:38
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την χώρα μας και εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό έχουν γυρίσει στην Ελλάδα και έχουν ενταχθεί στο δυναμικό της Alpha Βank, μέσω
του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων
επαγγελματιών από το εξωτερικό, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην δημοσιότητα η
Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού.
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών. «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών
υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H
πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε "σημείο συνάντησης και επικοινωνίας" για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank. «Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη
Ψάλτη, ο οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των
Ελλήνων επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για
αυτούς», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
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έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank, όπως επισημαίνει, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης
μελλοντικών Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο
Capital Link Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια
ακόμη ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία
με την Endeavor Greece. Όπως τονίζεται, με νέο εταιρικό σκοπό - να στηρίζει την πρόοδο στη
ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο - μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την
ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν
τους εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη
δημιουργία αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη
υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Alpha Bank: Μέσω του Ithacans έγινε brain gain 80 στελεχών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την Ελλάδα και εργάζονταν στο εξωτερικό
έχουν γυρίσει στην Ελλάδα και έχουν ενταχθεί στο δυναμικό της Alpha Βank, μέσω του
προγράμματος Ithacans της τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών
από το εξωτερικό, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην δημοσιότητα η Φραγκίσκη Μελίσσα,
Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού.
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών. «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών
υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H
πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε “σημείο συνάντησης και επικοινωνίας” για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank. «Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη
Ψάλτη, ο οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των
Ελλήνων επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για
αυτούς», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank, όπως επισημαίνει, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης
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μελλοντικών Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο
Capital Link Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια
ακόμη ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία
με την Endeavor Greece. Όπως τονίζεται, με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη
ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την
ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν
τους εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη
δημιουργία αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη
υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Alpha Bank: Πάνω από 80 στελέχη επέστρεψαν από το εξωτερικό για να ενταχθούν στη
τράπεζα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την χώρα μας και εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό έχουν γυρίσει στην Ελλάδα και έχουν ενταχθεί στο δυναμικό της Alpha Βank, μέσω
του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων
επαγγελματιών από το εξωτερικό, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην δημοσιότητα η
Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού. 
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών. «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών
υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H
πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε “σημείο συνάντησης και επικοινωνίας” για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα». 
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού 
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank. «Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη
Ψάλτη, ο οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των
Ελλήνων επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για
αυτούς», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα. 
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε. 
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
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σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank, όπως επισημαίνει, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης
μελλοντικών Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο
Capital Link Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια
ακόμη ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία
με την Endeavor Greece. Όπως τονίζεται, με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη
ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την
ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν
τους εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη
δημιουργία αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη
υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την χώρα μας και εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό έχουν γυρίσει στην Ελλάδα και έχουν ενταχθεί στο δυναμικό της Alpha Βank, μέσω
του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων
επαγγελματιών από το εξωτερικό, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην δημοσιότητα η
Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer.
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την χώρα μας και εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό έχουν γυρίσει στην Ελλάδα και έχουν ενταχθεί στο δυναμικό της Alpha Βank, μέσω
του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων
επαγγελματιών από το εξωτερικό, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην δημοσιότητα η
Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού.
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών. «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών
υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H
πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε "σημείο συνάντησης και επικοινωνίας" για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank. «Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη
Ψάλτη, ο οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των
Ελλήνων επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για
αυτούς», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
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ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank, όπως επισημαίνει, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης
μελλοντικών Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο
Capital Link Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια
ακόμη ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία
με την Endeavor Greece. Όπως τονίζεται, με νέο εταιρικό σκοπό - να στηρίζει την πρόοδο στη
ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο - μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την
ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν
τους εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη
δημιουργία αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη
υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Alpha Bank: Πάνω από 80 στελέχη επέστρεψαν από το εξωτερικό για να ενταχθούν στη
τράπεζα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Mέσω του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων
επαγγελματιών από το εξωτερικό
Περισσότερα από 80 στελέχη που είχαν φύγει από την χώρα μας και εργαζόντουσαν στο
εξωτερικό έχουν γυρίσει στην Ελλάδα και έχουν ενταχθεί στο δυναμικό της Alpha Βank, μέσω
του προγράμματος Ithacans της τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων
επαγγελματιών από το εξωτερικό, σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε στην δημοσιότητα η
Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer.
Μιλώντας σε εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, ανέφερε ότι η Alpha
Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού.
Η Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας
και Κοινωνικής Ασφάλισης για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece ανέφερε ότι η
πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών. «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών
υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H
πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε "σημείο συνάντησης και επικοινωνίας" για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank. «Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του ομίλου Alpha Bank Βασίλη
Ψάλτη, ο οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των
Ελλήνων επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την τράπεζα πόλο έλξης για
αυτούς», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
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έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank, όπως επισημαίνει, θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης
μελλοντικών Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο
Capital Link Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια
ακόμη ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία
με την Endeavor Greece. Όπως τονίζεται, με νέο εταιρικό σκοπό - να στηρίζει την πρόοδο στη
ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο - μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την
ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν
τους εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη
δημιουργία αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη
υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας 
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού 
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη  Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
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Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής στη Νέα Υόρκη για την ελληνική οικονομία και τις
επενδύσεις
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη από Ελλάδα & Αμερική
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
24ο ετήσιο Capital Link: Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
Παράλληλα, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης του
μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Με τίτλο “Accelerating Investments for Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link
Invest in Greece Forum» θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο
«Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Νέα εποχή επενδύσεων και επιχειρηματικότητας για την Ελλάδα
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που
έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της
βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων,
μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της
χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης. Το
Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου
της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και
τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Οι συμμετοχές
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Θα συμμετάσχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος
Χατζηδάκης, ο Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός
Περιβάλλοντος & Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής
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Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από:
-τις μεγαλύτερες ελληνικές τράπεζες:
1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς,
2) την Attica Bank και την Hellenic Development Bank,
-τις σημαντικότερες Global Investment Banks
• Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura • AXIA
Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : • CVC • Hotel
Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
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Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας, Φραγκίσκη Μελίσσα
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για
τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που
εργάζονται
εκτός Ελλάδας.
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν
καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα.
Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης
αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι
η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που
αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
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αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
Διαβάστε ακόμη
Ταχιάος: Ανάγκη για μεγαλύτερη εμπλοκή ιδιωτών στα έργα λόγω έλλειψης πόρων
Δημήτρης Κοντομηνάς: Πώς τα μεγάλα «ασημικά» του κατέληξαν στο σφυρί (pics)
Gstaad Palace: Ιστορίες από το εμβληματικό ξενοδοχείο που σφύζει από Ελληνες τα
Χριστούγεννα
Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ
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Alpha Bank: Στηρίζει τον επαναπατρισμό διακεκριμένων Ελλήνων του εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας.
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε σημείο συνάντησης και επικοινωνίας για
μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου
Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
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Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece. Με νέο
εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο
αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την αξιοκρατία,
καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική
προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η
Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για  τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται  εκτός Ελλάδας  
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες  επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια  συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής  Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.  
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και  εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών»,  ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή  συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και  μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες
και συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά  όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων
επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα  μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε
«σημείο συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα  Ελλήνων του εξωτερικού,
οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα  συλλογικά τους
αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν  καλύτερες
συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
 πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να  συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον  εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».  
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού  
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της  Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα  αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή  κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.  
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος  επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών  υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη  Μελίσσα.  
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού,  που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε  μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την  Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.  
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και  στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που  αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το  εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της  Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
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Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική  προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο  Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη  ενημερωτική δράση
για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor  Greece.  
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο  αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και  προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την  καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται  σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
"Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών", ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: "Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε "σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας" για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα".
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
"Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς",
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. "Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας", πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. "Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το
εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει σε μια επιτάχυνση της
μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα", είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
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Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό –να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο– μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα. 
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες  επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια  συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής  Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.  
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και  εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών»,  ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή  συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και  μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες
και συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά  όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων
επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα  μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε
«σημείο συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα  Ελλήνων του εξωτερικού,
οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα  συλλογικά τους
αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν  καλύτερες
συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
 πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να  συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον  εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».  
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού  
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της  Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα  αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή  κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.  
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος  επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών  υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη  Μελίσσα.  
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού,  που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε  μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την  Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.  
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και  στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που  αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το  εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της  Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική  προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο  Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη  ενημερωτική δράση
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για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor  Greece.  
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο  αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και  προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την  καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται  σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
 
Πηγή: sofokleousin.gr
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Φρ. Μελίσσα: Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια επαναπατρισμού Ελλήνων του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών»,
ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η
παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει
στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για
θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων
απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και
επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται
γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο
Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο
ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του
Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να
συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
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σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός ΕλλάδαςΗ Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας
να επαναπατρίσει διακεκριμένους Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της
Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου
Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της
πλατφόρμας Rebrain Greece.«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο
αναφοράς για όλους, εργοδότες και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον
επαναπατρισμό των Ελλήνων επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι
δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω
video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους
υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη
δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης.H πλατφόρμα θα μπορούσε
επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα
Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα
μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς,
ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική
πραγματικότητα.Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής
Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την
πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους
και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».Ithacans και Alpha Bankers
βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμούΣτο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η
Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans της Τράπεζας, που στοχεύει στην
πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό.
Το πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη
Ψάλτη, ο οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των
Ελλήνων επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για
αυτούς», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με
στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να
αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha Bank.«Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές
δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά
αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80 επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις
ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.Η ένταξη
των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους αλλά και
στην Τράπεζα.«Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των έμπειρων
στελεχών που
αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό τρόπο σκέψης που φέρνουν
από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει σε μια επιτάχυνση της
μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.Η Alpha Bank
θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου
παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum, διοικητικά
στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους Έλληνες
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επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.Με νέο εταιρικό
σκοπό -να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο-
μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και
προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση,
την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank
αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
Source: tourismtoday.gr
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας»
για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα.
Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης
αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι
η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που
αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό.
Το πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank.
«Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα.
«Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των έμπειρων στελεχών που
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αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό τρόπο σκέψης που φέρνουν
από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει σε μια επιτάχυνση της
μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό -να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο- μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
"Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών", ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: "Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε "σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας" για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα".
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
"Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς",
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. "Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας", πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. "Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το
εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει σε μια επιτάχυνση της
μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα", είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
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διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό –να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο– μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα. 
ALPHA BANK
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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Φρ. Μελίσσα: Η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής στο brain
gain
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας»
για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου
Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Αlpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα»
Ithacans και Αlpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Αlpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Αlpha Βank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Αlpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Αlpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Αlpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
Η Αlpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
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διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Αlpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα,
καταλήγει η σχετική ανακοίνωση.

https://indicator.gr/fr-melissa-i-alpha-bank-mporei-na-apotelesei-ton-ergodoti-epilogis-sto-brain-gain


https://banksnews.gr/

 Publication date: 06/12/2023 17:41

 Similar Stats ranking (Greece): 79695

 link

Φρ. Μελίσσα: Η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής στο brain
gain
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας»
για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου
Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Αlpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα»
Ithacans και Αlpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Αlpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Αlpha Βank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Αlpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Αlpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Αlpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
Η Αlpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
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διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Αlpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα,
καταλήγει η σχετική ανακοίνωση. 
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Alpha Bank: Εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NewsRoom 6 Δεκεμβρίου 2023 17:11
Στην εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική
στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας, μίλησε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας»
για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου
Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που
αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό τρόπο σκέψης που φέρνουν
από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει σε μια επιτάχυνση της
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μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
Διαβάστε επίσης
Άδωνις Γεωργιάδης: Στις 110 έφτασαν οι ζητούμενες θέσεις εργασίας υψηλής εξειδίκευσης στο
Rebrain Greece
Alpha Bank: Το αναθεωρημένο σχέδιο του Βασίλη Ψάλτη – Στόχος χρηματοδοτήσεις €10 δισ.
Alpha Bank: Για 5η συνεχή χρονιά στον Bloomberg Gender-Equality Index (GEI)
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Φρ. Μελίσσα: Η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής στο brain
gain
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας»
για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου
Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Αlpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα»
Ithacans και Αlpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Αlpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Αlpha Βank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Αlpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Αlpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Αlpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
Η Αlpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
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διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Αlpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα,
καταλήγει η σχετική ανακοίνωση. 
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, CHRO, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain Greece για τους Ithacans
της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός
Ελλάδας
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας»
για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα.
Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης
αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι
η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που
αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank.
«Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
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τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Φρ. Μελίσσα: Η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής στο brain
gain
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer της τράπεζας, μίλησε στην εκδήλωση
του Rebrain Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης
νέων ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας.
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece. «Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους,
εργοδότες και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Αlpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα» Ithacans και Αlpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του
μετασχηματισμού Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το
πρόγραμμα Ithacans της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών
από το εξωτερικό. Το πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη,
δημιουργώντας μια δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς
μετασχηματισμού της Αlpha Bank. «Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του
Ομίλου Αlpha Βank Βασίλη Ψάλτη, ο οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια
για επαναπατρισμό των Ελλήνων επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την
Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα. Η πρωτοβουλία των Ithacans
ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του εξωτερικού που επιθυμούν να
επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Αlpha Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά
από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει
αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80 επαγγελματίες από το Ηνωμένο
Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη ενταχθεί στο δυναμικό της
Τράπεζας », πρόσθεσε. Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη
όχι μόνο στους ίδιους αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη
βαθιά γνώση των έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Αlpha Bankers και τον
διαφορετικό τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός
έχει οδηγήσει σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Αlpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε
η Φραγκίσκη Μελίσσα. Η Αlpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών
Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link
Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη
ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την
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Endeavor Greece. Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την
επιχειρηματικότητα για ένα καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα,
τη διαφάνεια και την αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους
εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία
αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Αlpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής
προτίμησης στην Ελλάδα, καταλήγει η σχετική ανακοίνωση.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας:
«Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω
video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους
υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη
δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας»
για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου
Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
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διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό -να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο- μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας»
για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου
Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα. Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο
ταλαντούχoι Έλληνες του εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν
κομμάτι της νέας Alpha Bank.
«Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
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Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
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Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
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τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
TagsAlpha bankΦραγκίσκη Μελίσσα
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
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Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
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Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
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Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη

https://www.dexia.gr/?p=98106


https://www.dexia.gr/

 Publication date: 06/12/2023 17:17

 Similar Stats ranking (Greece): 222783

 https://www.dexia.gr/?p=98106

Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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"Καμπανάκι" πλοιοκτητών για την ανανέωση του στόλου των tankers
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Γιώργος Γεωργίου • [email protected] Δύσκολη εξίσωση μοιάζει, σύμφωνα με κορυφαία
ονόματα της εγχώριας και διεθνούς ναυτιλίας, η ανανέωση του στόλου των δεξαμενόπλοιων,
"δείχνοντας" ως εμπόδια το εξαιρετικά υψηλό κόστος, αλλά και τους ναυλωτές. Όπως
ειπώθηκε σε webinar που διοργάνωσε η Capital Link, ένα σημαντικό τμήμα του παγκόσμιου
στόλου tankers είναι σε "προχωρημένη" ηλικία και μολονότι οι παραγγελίες για νεότευκτα που
θα τα αντικαταστήσουν έχουν ενισχυθεί, ακόμη δεν είναι αρκετές και το orderbook συνολικά
παραμένει σε χαμηλά επίπεδα. Προαπαιτούμενο για να αντισταθμιστούν οι τιμές στα
ναυπηγεία είναι, όπως τόνισε ο CEO της Tsakos Energy Navigation, Νικόλας Τσάκος, τα πλοία
που θα τεθούν υπό παραγγελία να έχουν εξασφαλίσει εκ των προτέρων μακροχρόνια
συμβόλαια. Ιδιαίτερα για τα πιο ακριβά πλοία με μηχανές διπλού καυσίμου, όπως ορισμένα
από αυτά που έχει συμφωνήσει να ναυπηγήσει η ΤΕΝ. Σύμφωνα με ναυλομεσιτικές πηγές, η
τεχνολογία...
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
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Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
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τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
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Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Φραγκίσκη Μελίσσα, Chief Human Resources Officer, μίλησε στην εκδήλωση του Rebrain
Greece για τους Ithacans της Alpha Bank και την εθνική στρατηγική προσέλκυσης νέων
ταλέντων που εργάζονται εκτός Ελλάδας
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
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Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και
στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece
Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για
τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες
επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα κατά τη
διάρκεια
συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης στο Μέγαρο
Μουσικής
Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και
εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών»,
ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι μεγάλες, όπως η
παροχή
συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που έχουν ήδη επιστρέψει στη
χώρα και
μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και συμβουλές τόσο για θέματα
διαδικαστικά
όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα
θα
μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας» για μία ευρύτερη
κοινότητα
Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα
μεταφέρουν τα
συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να
επιτύχουν
καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή
μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να
συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον
εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην
Ελλάδα».
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της
Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα
αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια δραστήρια και
ενεργή
κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της Alpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος
επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
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επαγγελματιών
υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς», είπε η
Φραγκίσκη
Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού,
που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha Bank. «Σήμερα,
χάρη σε
μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο εξωτερικό, αυτή η
στρατηγική έχει
αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80 επαγγελματίες από το Ηνωμένο
Βασίλειο, την
Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και
στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των έμπειρων
στελεχών που
αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό τρόπο σκέψης που φέρνουν
από το
εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει σε μια επιτάχυνση της
μεταμόρφωσης της
Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα. Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη
στρατηγική
προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της
στο 25ο
Capital Link Invest in Greece Forum, διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια
ακόμη
ενημερωτική δράση για τους Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την
Endeavor
Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο
αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την αξιοκρατία,
καθώς και
προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την πελατοκεντρική προσέγγιση,
την
καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και την κοινωνία, η Alpha Bank
αναδεικνύεται
σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα.
Tags: ALPHA BANK
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Τα γρανάζια του ΒΟΑΚ, οι έξυπνοι μετρητές και η «Protasis AE», ένα juicy κουίζ και η
φόρτσα Φωτακίδη (CVC)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Καλημέρα σας
«Greece is the word». Ωραίος, τίτλος δε συμφωνείτε;
Λοιπόν, ο τίτλος ανήκει στην JP Morgan, η οποία σε ανάλυσή της θέτει την ελληνική οικονομία
στο επίκεντρο της ελκυστικότητας…
Πως αλλάζουν οι καιροί; Το ερώτημα δεν είναι τυχαίο και σαφώς η δουλειά που έχει γίνει τα
τελευταία χρόνια επίσης δεν είναι τυχαία…
Το ζήτημα είναι μην ξαναπάρουμε τον στραβό δρόμο. Διότι ως γνωστόν είμαστε επιρρεπής…
Στα καθ` ημάς:
## Εξυπνοι μετρητές Ι: Ευρωπαϊκή υπόθεση
Την Πέμπτη (7 Δεκεμβρίου) θα υποβληθούν οι οικονομικές προσφορές από τα τέσσερα
επιχειρηματικά σχήματα που διεκδικούν την εγκατάσταση των έξυπνων φορτιστών του
ΔΕΔΔΗΕ.
Οι αμερικανοί δεν κατάφεραν να κόψουν το νήμα και ο διαγωνισμός έχει εξελιχθεί σε
ευρωπαϊκή υπόθεση.
Ισπανοί, Ρουμάνοι, Σλοβένοι και οι Γάλλοι κατεβαίνουν με αξιώσεις στο διαγωνισμό.
Η γαλλική εταιρεία Sagemcom Energy & Telecom συμπράττει με την ελληνική «Protasis AE».
Το… ενδιαφέρον εστιάζεται στο αδύναμο χαρτοφυλάκιο της «άπειρης» Protasis AE.
Χμ…
## Έξυπνοι μετρητές ΙΙ: 1,2 δις ευρώ
Το έργο της εγκατάστασης έξυπνων μετρητών είναι ένα από τα μεγαλύτερα που θα τρέξουν το
2024 στην ελληνική οικονομία.
Μιλάμε για 7,3 εκατομμύρια μετρητές και η σύμβαση ανέρχεται σε 1,2 δις ευρώ.
Δεν το λες και λίγο…
## CVC: Φορτσάρει στα τρόφιμα
Στα τρόφιμα επενδύει η CVC με εξαγορές μεσαίων εταιρειών του αγροδιατροφικού τομέα.
Οι αμερικανοί – υπεύθυνος για την ελληνική παρουσία τους ο Άλεξ Φωτακίδης) βλέπουν
μπροστά καθώς οι αποδόσεις στα τρόφιμα τα επόμενα χρόνια αναμένονται ιδιαίτερα υψηλές…
Και σαφώς όχημα του CVC αποτελεί η θυγατρική της Vivartia, η Μπάρμπα Στάθης.
Πρόκειται για την πλέον κερδοφόρα εταιρεία του ομίλου…
## ΒΟΑΚ: Ελπίζουν…
Πήγαν στο Μέγαρο Μαξίμου, τα είπαν, τα συμφώνησαν και τώρα όλοι περιμένουν να λήξει
επιτέλους το θρίλερ του διαγωνισμού για την παραχώρηση του ΒΟΑΚ.
Μαθαίνω ότι μετά τα ραντεβού (Περιστέρη, Μυτιληναίου) με τον ΠΘ το κάρο άρχισε να
τσουλάει…
Βέβαια, οι προσφορές είναι σφραγισμένες και όπως έλεγε στην στήλη φίλος με γνώση της
υπόθεσης: κι αν βγάλει πάλι τον ίδιο λαγό… καθώς είναι θέμα τιμήματος…
## Από το Λονδίνο στην Νέα Υόρκη
Στελέχη της αγοράς, επικεφαλής εταιρειών, τραπεζικά στελέχη και κυβερνητικοί αξιωματούχοι
θα βρεθούν στην Νέα Υόρκη για το ετήσιο συνέδριο της Capital Link.
Από το Λονδίνο κατευθείαν στην Νέα Υόρκη. Προσφέρεται και η εποχή ενόψει εορτών!
## Κουίζ: Τελικά, (της) προέκυψε πολύ ζωηρός… Μάλλον για να το θέσω καλύτερα έτσι ήταν
πάντα αλλά ο έρωτας είναι τυφλός…
Αποποίηση ευθύνης: Τα αναγραφόμενα στη στήλη αποτελούν προϊόν δημοσιογραφικών
πληροφοριών, που προσφέρονται μόνο για ενημερωτικούς σκοπούς. Σε καμία περίπτωση δεν
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μπορούν να εκληφθούν, ως επενδυτική συμβουλή ή πρόταση, προσφορά ή προτροπή, για
οιαδήποτε πράξη αγοράς/πώλησης μετοχών ή άλλων κινητών αξιών.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
“Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών”, ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: “Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε “σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας” για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα”.
Ithacans και Alpha Bankers βοηθούν στην επιτάχυνση του μετασχηματισμού
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
“Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς”,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. “Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας”, πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. “Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το
εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει σε μια επιτάχυνση της
μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα”, είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
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διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό –να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο– μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα. 
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Ο Mητσοτάκης υπερασπίζεται τον κεφαλικό φόρο, η Νέα Αριστερά την τιμή της, ο
Κασσελάκης κάτι άλλο κάθε μέρα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Μητσοτάκης νιώθει ασφαλής για το φορολογικό στην τοποθεσία Βουλή, ο Κασσελάκης
κούραση στην τοποθεσία Κουμουνδούρου και βάζει χρονόμετρο στις συνεδριάσεις, η Νέα
Αριστερά αγωνία και ψάχνει τοποθεσία
Κι ενώ οι αντιδράσεις για τις διατάξεις που περιέχει το φορολογικό νομοσχέδιο συνεχίζονται
από τους ελεύθερους επαγγελματίες, σήμερα η αντιπαράθεση στη Βουλή αναβαθμίζεται. Στη
συζήτηση θα πάρει τον λόγο ο πρωθυπουργός κ. Κυριάκος Μητσοτάκης και φυσικά θα
αντιπαρατεθεί με όλους του πολιτικούς αρχηγούς. Ο πρωθυπουργός θα υπερασπιστεί το
συγκεκριμένο νομοθέτημα και θα κάνει λόγο ότι πρόκειται για σημαντική μεταρρύθμιση. Μου
λένε όμως πως η συμμετοχή του κ. Μητσοτάκη είναι εκ του ασφαλούς!
Μου εξήγησαν συγκεκριμένα πως το Μέγαρο Μαξίμου έχει μετρήσει κατηγορία – κατηγορία
αυτούς που πλήττονται και αντιδρούν και μάλιστα με μετρήσεις focus group κι όχι μόνο. Τα
ευρήματα, λένε, είναι ενθαρρυντικά και το πολιτικό κόστος εν προκειμένω είναι περιορισμένο.
Επίσης μέτρησαν την δυναμική της χθεσινής κινητοποίησης των ελευθέρων επαγγελματιών και
διαπίστωσαν ότι ήταν μικρότερη της προηγούμενης.
Ως εκ τούτου, υποστηρίζουν, μπορεί η κυβέρνηση να μην κάνει περίπατο σε ολάνθιστη εξοχή,
αλλά δεν είναι και μέσα στις λάσπες! Η κατάσταση παραμένει ελεγχόμενη. Κι είπαμε το πρώτο
«ταμείο» θα γίνει στις 9 Ιουνίου…. Κι η πηγή μου πρόσθεσε πως «όταν θα βλέπεις τον
Μητσοτάκη να τοποθετείται δημοσίως για κάποιο θέμα να ξέρεις ότι έχουν προηγηθεί
μετρήσεις με θετικό αποτέλεσμα». Εγω δεν το γνωρίζω, αλλά για να το λέει αυτός κάτι
περισσότερο θα ξέρει από μένα….
Ετσι την Πέμπτη το βράδυ το νομοσχέδιο θα ψηφιστεί από τη Βουλή και την Παρασκευή
αρκετοί υπουργοί με επικεφαλής τον πρωθυπουργό θα πετάξουν για την άλλη πλευρά του
Ατλαντικού. Είναι το συνέδριο της Capital Link. Με γνωστό πρόγραμμα. Θα παρουσιάσουν τις
«επιτυχίες της ελληνικής οικονομίας» μετά από την τελευταία αναβάθμιση και την απόκτηση
επενδυτικής βαθμίδας. Επιστρέφουν στην Αθήνα την Τρίτη οι περισσότεροι εξ αυτών – και ο κ.
Μητσοτάκης – και αρχίζει η συζήτηση στη Βουλή για τον προϋπολογισμό. Και θα ολοκληρωθεί
την Κυριακή 17 Δεκεμβρίου με την ψηφοφορία. Αυτάαα!
Χθες όμως ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κ. Κωστής Χατζηδάκης πήρε το
αίμα του πίσω! Επειδή τον «σταύρωσαν» στη Βουλή – τελικά παίζει τον ρόλο του «κοινωνικού
αλεξικέραυνου» στην κυβέρνηση – βγήκε και τα «έχωσε» στο Χ (πρώην twitter). Και κυρίως
στον ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ και στο ΠΑΣΟΚ /ΚΙΝΑΛ.
Και τα δύο κόμματα της αντιπολίτευσης «κατήγγειλαν το νομοσχέδιo μας για τα »κόκκινα»
δάνεια και την προστασία των ευάλωτων, υπερψήφισαν όμως 51 άρθρα ο ΣΥΡΙΖΑ και 57 το
ΠΑΣΟΚ, δηλαδή σχεδόν το 50% του νομοσχεδίου»! Μου υπενθύμισαν μάλιστα ότι αντίστοιχη
ανάρτηση ο κ. Χατζηδάκης είχε κάνει και μετά από την ψήφιση του νομοσχεδίου περί τα
εργασιακά. Εχει ενδιαφέρον, όπως και να το δει κανείς….
Η Πέμπτη όμως είναι μία δύσκολη ημέρα, κυρίως πολιτικά! Παρά το γεγονός ότι η επίσκεψη
του τούρκου Προέδρου θα είναι ολιγόωρη, οι συζητήσεις θα είναι σημαντικές. Και για τον
προσδιορισμό των ελληνό – τουρκικών σχέσεων, αλλά και την εσωτερική πολιτική
αντιπαράθεση.
Θυμάμαι όμως το … «μαρτύριο» που είχε υποστεί ο τούρκος Πρόεδρος, στη διάρκεια της
προηγούμενης επίσκεψης του, από τον τότε Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ. Προκόπη
Παυλόπουλο, το 2017. Που του έκανε νομική ανάλυση των συνθηκών για περίπου ένα δίωρο.
Ορθιο, αν θυμάμαι καλά. Κι ο Ταγίπ είχε γίνει … «πύραυλος»! Τώρα τα πράγματα θα
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κυλήσουν ομαλότερα! Δεν θα έχει … «καψώνια»!
Σήμερα όμως είναι, επίσης, δύσκολη ημέρα. Αλλά κοινωνικά. Είναι εκδηλώσεις μνήμης και
διαμαρτυρίας της δολοφονίας του – τότε – 15χρονου Αλέξη Γρηγορόπουλου από τον
αστυνομικό Επαμεινώνδα Κορκονέα, στα Εξάρχεια. Κι από τότε μεσολάβησαν αρκετά
παρόμοιας … «υφής» περιστατικά. Είναι πλούσια η κοινωνική ατζέντα της αστυνομικής
καταστολής από το 2008 μέχρι και σήμερα. Θα έχει ενδιαφέρον το μέγεθος της συμμετοχής της
νεολαίας….
Μετά από την πανηγυρική «βάφτιση» της νέας κοινοβουλευτικής ομάδας, την «Νέα Αριστερά»
διαπιστώνω – και δεν είναι η ιδέα μου… – έναν εκνευρισμό. Ενώ η υπερπροβολή του
εγχειρήματος θα έπρεπε να τους κάνει να «πλέουν σε πελάγη – πολιτικής – ευτυχίας»,
αντιθέτως νομίζω πως είναι πολύ αγχωμένοι….
Χθες επί παραδείγματι και ο επικεφαλής της κοινοβουλευτικής ομάδας, ο κ. Αλέξης Χαρίτσης,
αλλά και ο κοινοβουλευτικός εκπρόσωπος κ. Ευκλείδης Τσακαλώτος, σε ισάριθμες
συνεντεύξεις τους – δοθείσης ευκαιρίας – «τα έριξαν» στον πρώην πρόεδρο του κόμματος κ.
Αλέξη Τσίπρα.
Εντάξει, του το φύλαγαν! Η δήλωση περί πολυδιάσπασης της Αριστεράς δεν είναι ήταν και το
καλύτερο … «δώρο» για την εκδήλωση του νέου σχηματισμού. Το καταλαβαίνω. Αλλά από την
επόμενη ημέρα; Είναι νομίζω λίγο άκομψο. Για τους ίδιους! Ετσι;
Ο κ. Χαρίτσης σε συνέντευξη του στο ραδιοφωνικό σταθμό Παραπολιτικά fm 90,1 ερωτηθείς αν
θα καλούσε το νέο κόμμα τον κ. Τσίπρα απάντησε ότι «το κόμμα μας είναι μια νέα
προσπάθεια. Δεν θέλουμε την αναπαλαίωση του ΣΥΡΙΖΑ». Και ο κ. Τσακαλώτος μιλώντας στο
κεντρικό δελτίο ειδήσεων του Open απέδωσε ευθύνες στον πρώην πρόεδρο του κόμματος για
την περίοδο 2019 – 2023. Και ένας κακεντρεχής σχολίασε «όχι όμως στην περίοδο 2015 –
2019 γιατί τότε ήταν υπουργός». Αλλά αυτά είναι κακίες….
Πάντως η γραμμή του κ. Στέφανου Κασσελάκη προς τα στελέχη της Κουμουνδούρου είναι όχι
«πικρόχολα σχόλια» προς τους πρώην συντρόφους τους. Βεβαίως πολιτική κριτική, αλλά όχι
πικρίες. Μάλιστα ο ίδιος μιλώντας στο συνέδριο του Ελληνο – Αμερικανικού Επιμελητηρίου
υπερασπίστηκε – χωρίς αστερίσκους! – την κυβερνητική θητεία του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ. Ενδιαφέρον!
Συνεχίστηκε και χθες η πρώτη πολιτική αντιπαράθεση μεταξύ του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ και της «Νέας
Αριστεράς» σχετικά με την ψήφιση των συγκεκριμένων διατάξεων στο νομοσχέδιο για τους
servicers από τους 10 βουλευτές του σχήματος. Και μάλιστα η επίθεση ήταν «στο σταυρό»!
Βέβαια την εν λόγω επιλογή την υπερασπίστηκε ο κ. Τσακαλώτος ανοιχτά. Αλλά φάνηκε πως
από τώρα και στο εξής – πολιτικά – θα «πέσουν κορμιά»….
Μαθαίνω όμως ότι επειδή συνέβησαν τα όσα ευτράπελα την περασμένη εβδομάδα, στη
συνεδρίαση της Πολιτικής Γραμματείας, τώρα τέθηκαν κανόνες. Η συνεδρίαση την Πέμπτη θα
γίνει στις 4 νωρίς το απόγευμα και η διάρκεια της θα είναι ως τις 7 το απόγευμα! Πρωτοφανές
να τίθεται εκ των προτέρων διάρκεια της συνεδρίασης. Και τα σκυλιά δεμένα….
Αλλά και η συνεδρίαση της Κεντρικής Επιτροπής δεν θα είναι όπως αρχικά προβλεπόταν. Η
συνεδρίαση θα είναι μονοήμερη. Και θα αρχίσει στις 11.30 πμ. Ρώτησα να μάθω τον λόγο. Και
μου είπαν πως την Κυριακή έχει εκλογές το Οικονομικό Επιμελητήριο της Ελλάδος και
υπάρχουν αρκετά στελέχη του κόμματος που είναι υποψήφια. Ως εκ τούτου θα ήταν
τουλάχιστον λάθος να μην είναι στις εκλογές. Και από την άλλη πλευρά η συζήτηση των
θεμάτων μπορεί να ολοκληρωθεί στη διάρκεια του Σαββάτου. «Σοβαρευόμαστε» ήταν το
σχόλιο που μου έκαναν….
in.gr
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Ο αξύριστος Στέφανος και οι (νέοι) χρησμοί του Τσίπρα, το ΜΜ για Αττική Οδό, αύριο η
Heleniq Energy, ο Στάσσης και το βενζινάδικο ///
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
-Χαίρετε, δεν χρειάζεται να σας πω ότι το Μ.Μ. και οι μισοί υπουργοί ασχολούνται με την
προετοιμασία της επίσκεψης Ερντογάν, η οποία μαθαίνω πως έχει και οικονομική ατζέντα.
Βλέπετε, είναι αρκετές τελικά οι συμφωνίες και τα μνημόνια συνεργασίας που θα υπογράψουν
οι Έλληνες και οι Τούρκοι αύριο στα ραντεβού που θα γίνουν. Πηγή μου, με γνώση των
διαβουλεύσεων, μου ανέφερε ότι θα είναι μεταξύ 10 και 20 και πολλές από αυτές
ενσωματώνουν παραμέτρους της θετικής ατζέντας. Σε αυτό το κομμάτι έχει γίνει δουλειά από
τους υφυπουργούς Φραγκογιάννη και Ακτσαπάρ, με αρκετά ώριμα projects για να
προχωρήσουν. Ο τελικός αριθμός των συμφωνιών θα κλειδώσει σήμερα.
Ο Καλίν, ο Αλτούν και τα 3 αεροπλάνα
-Άλλη πηγή μου, ανέφερε χθες ότι ο Ερντογάν θα φτάσει στην Αθήνα με 3 αεροπλάνα. Ένα το
δικό του και της συνοδείας του, ένα εφεδρικό και ένα που θα μεταφέρει τεθωρακισμένα
αυτοκίνητα. Το συνολικό entourage του Τούρκου προέδρου, πάντως, δεν θα υπερβαίνει τα 100
άτομα, καθώς η αποστολή του έχει γίνει κάπως πιο "οικονομική" σε σχέση με τις αρχικές
διαρροές από τα τουρκικά media. Δύο παραδοσιακοί συνεργάτες του Ερντογάν, επίσης, θα
μας 'τιμήσουν" με την παρουσία τους. Ο επικεφαλής της τουρκικής ΜΙΤ και μυστικοσύμβουλος
του προέδρου Ιμπραήμ Καλίν και ο διευθυντής επικοινωνίας της τουρκικής προεδρίας, ο
Φαχρεντίν Αλτούν.
"Φρένο" στις διαρροές
-Κλείνω τις αναφορές στο αυριανό ραντεβού, με το φρένο που επιχειρεί να βάλει το Μαξίμου
στις διαρροές για το πρόγραμμα των επαφών. Σε αρκετούς εξ αυτών διαμηνύθηκε να μη
μιλούν σε συσκέψεις που έγιναν χθες, αφήνοντας το βάρος της επικοινωνίας στο Μέγαρο
Μαξίμου. Άλλωστε, με βάση τον σχεδιασμό της Πέμπτης, οι μόνες δηλώσεις θα γίνουν από
Μητσοτάκη και Ερντογάν στο Μαξίμου - και χωρίς ερωτήσεις.
ΣΥΡΙΖΑ 1 (Versus) ΣΥΡΙΖΑ 2
-Λοιπόν, συγκεντρώνω σκόρπια μερικά νέα από το μέτωπο ΣΥΡΙΖΑ Versus Νέα Αριστερά
(βασικά ΣΥΡΙΖΑ 2) που έμαθα χθες από τρεις διαφορετικές πηγές. Ο Στέφανος, καθ' όσον
ετοιμάζεται για christmas holidays in New York και αφήνει μούσι τριών ημερών για να "μη
μοιάζει μπούλης", όπως του είπε κάποιος, έχει αρχίσει και χάνει την ψυχραιμία του α) με τα
πρωινάδικα που δεν τον αφήνουν σε ησυχία. "Δεν μπορώ να πάω ούτε για γυμναστική" είπε σε
συνδαιτυμόνα β) με τον Πολάκη που λέει δήθεν δεξιά και αριστερά ότι θα τον μαζέψει, αλλά
εγώ δεν το πιστεύω καθόλου. Η πηγή μου μάλιστα μου είπε ότι "το λέει και σε πολιτικούς του
αντιπάλους", αλλά εγώ επαναλαμβάνω ότι δεν το τρώω.
Τσίπρας
-Η άλλη μου καλή πηγή από τον χώρο μού είπε ότι "ο Αλέξης θεωρεί ότι σύντομα θα δικαιωθεί
που είπε στους 40άρηδες Χαρίτση, Ηλιόπουλο, Γαβρίλο να μη φύγουν και να μείνουν εκεί που
είναι, δηλαδή στον ΣΥΡΙΖΑ, γιατί στη Νέα Αριστερά θα τους καπελώνουν συνέχεια στα media
οι Φίληδες, οι Σκουρλέτηδες, οι Βίτσες και οι Βούτσηδες. Ετσι, δεν θα κάνουν προκοπή ούτε
στο νέο κόμμα, άσε που και ο Ευκλείδης μισεί την Εφη...". Πολύ μίσος και κακία, ρε παιδάκι
μου. Και κάτι τελευταίο, πώς φωνάζουν τον Κασσελάκη στον ΣΥΡΙΖΑ, εννοώ το παρατσούκλι
του; Πλούταρχο, ναι, από τον τραγουδιστή που είναι συνυφασμένος με την επιτυχία του "το
καλύτερο παιδί", επειδή και ο Στέφανος λέει παντού ο φουκαράς ότι "είμαι καλός άνθρωπος, με
ψήφισαν για να φτιάξω την Ελλάδα". Τι... καλοί άνθρωποι εκεί στην Αριστερά, ε;
Εκτροχιασμός
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-Ρώτησα την πηγή μου στο Μ.Μ. αν ήταν ενήμερη για την προσφυγή που έκανε η κοινοπραξία
Vinci -Μυτιληναίου στο ΣτΕ για τον διαγωνισμό της Αττικής Οδού και πώς το σχολιάζει. Και
μεταφέρω την απάντησή της (πηγής) ασχολίαστη: «Ναι, το διαβάσαμε και το ακούσαμε κι εμείς
και δεν είναι καλό νέο, προκαλεί προβληματισμό και μπορεί να επιφέρει εκτροχιασμό». Αν
ήθελα να το σχολιάσω πάντως θα έλεγα ότι δεν τους άρεσε καθόλου γιατί η εμπλοκή μπορεί να
είναι μεγάλη και να επεκταθεί και σε άλλα μεγάλα κατασκευαστικά πρότζεκτ.
Ξεκινά αύριο Πέμπτη το placement της Helleniq Energy
-Μαζί με την άφιξη του προέδρου Ερντογάν, την Πέμπτη το πρωί θα τρέξει και το placement
της Helleniq Energy. To βιβλίο ανοίγει την Πέμπτη το πρωί και κλείνει την ίδια ημέρα, με
μεγάλο μέρος της έκδοσης να προορίζεται για τα χαρτοφυλάκια Ελλήνων θεσμικών
επενδυτών, σύμφωνα με το premarketing. Στην αγορά αποδίδουν τις χθεσινές πιέσεις στο
Χρηματιστήριο στο επικείμενο placement καθώς όποιος πούλησε χθες έχει διαθέσιμα τα
χρήματα την Πέμπτη (Τ+2), οπότε θεωρούν παροδικές τις χθεσινές πιέσεις.
Νέα μετεγγραφή στην τραπεζική αγορά: από Alpha Bank στην EOS Capital
-Η επιστροφή της ελληνικής οικονομίας σε ρυθμούς σταθερής ανάπτυξης αυξάνει σημαντικά
την κινητικότητα των υψηλόβαθμων στελεχών και στον κλάδο των τραπεζών. Στις μετακινήσεις
του προηγούμενου διαστήματος (μεταξύ άλλων οι Αθανασόπουλος από Εurobank, Ιωάννου
και Αναγνωστόπουλος από ΕΤΕ) έρχεται να προστεθεί και η επικείμενη μετακίνηση του
Γενικού Διευθυντή Chief of Corporate Center της Alpha Bank Νικόλα Χρυσανθόπουλου, στην
EOS Capital Partners του Απόστολου Ταμβακάκη. Με υπερεικοσαετή διαδρομή στην Alpha
Bank, ο Ν. Χρυσανθόπουλος ήταν στον κλειστό κύκλο του CEO Βασίλη Ψάλτη, καθώς
συμμετείχε ενεργά σε όλες τις μεγάλες συναλλαγές των τελευταίων ετών που επανέφεραν την
Alpha Bank σε τροχιά ανάπτυξης και αναδείχθηκε σε ένα από τα βασικά μέλη της Εκτελεστικής
Επιτροπής της Τράπεζας. Ο Ν. Χρυσανθόπουλος επέλεξε έναν τομέα πολύ προσφιλή στις
δεξιότητές του και μάλιστα στην EOS, με την οποία η Alpha Bank έχει στενή συνεργασία.
Εξάλλου, είναι γνωστό ότι οι ABN AMRO alumni, Β. Ψάλτης και Απ. Ταμβακάκης διατηρούν
εξαιρετικές σχέσεις. Οσο για την Alpha Bank, όσοι γνωρίζουν τους ισχυρούς δεσμούς του Ν.
Χρυσανθόπουλου με τον Βασίλη Ψάλτη και την ηγετική ομάδα της τράπεζας, καταλαβαίνουν
ότι μένει ως παρακαταθήκη μία ισχυρή ομάδα στρατηγικής και επιτελικού κέντρου, που έχει
ακόμα να γράψει ιστορία.
Επαινοι από Lazard για Ελλάδα
-Συνέπεσε με το ελληνικό συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη το παγκόσμιο συνέδριο της
Lazard, της ιστορικής και μεγαλύτερης επενδυτικής τράπεζας με γραφεία σε Ν. Υόρκη, Παρίσι
και Λονδίνο, η οποία ανέκαθεν είχε στενές σχέσεις με την Ελλάδα. Η Lazard φέτος γιορτάζει
στη Νέα Υόρκη τα 175 χρόνια από την ίδρυσή της και κατά τη διάρκεια του συνεδρίου της
έγιναν πανηγυρικές αναφορές για τις επιτυχίες της χώρας μας τα τελευταία χρόνια, με
αποκορύφωμα την επίτευξη της επενδυτικής βαθμίδας, όπου η Lazard συμβούλευε την
Ελληνική Κυβέρνηση. Μεταξύ άλλων η Lazard ήταν σύμβουλος στην ιδιωτικοποίηση της
Ολυμπιακής Αεροπορίας, στο PSi, αν και κυρίως είναι γνωστή από τις συνεργασίες της με
διεθνείς επενδυτές για την έλευση μεγάλων επενδύσεων στη χώρα μας, όπως της Cosco στο
λιμάνι του Πειραιά, της PSP στον Αερολιμένα Αθηνών, της αποκρατικοποίησης της Αττικής
οδού για λογαριασμό του ΤΑΙΠΕΔ κ.ά. Σημειώστε με την ευκαιρία πως ο νέος επικεφαλής της
Lazard, ο Peter Orszag, είναι στενός συνεργάτης της αμερικανικής κυβέρνησης και του
προέδρου της, και πρώην επικεφαλής του US Treasury επί Προέδρου Ομπάμα.
Τρέχουν για την Εγνατία
-Το πρώτο δίμηνο του 2024 αναμένει ο επικεφαλής του ΤΑΙΠΕΔ, Δημήτρης Πολίτης, την
υπογραφή της σύμβασης για την παραχώρηση της Εγνατίας Οδού. Μιλώντας στο 1ο
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Growthfund Summit, που διοργάνωσε το Υπερταμείο, σημείωσε πως το επόμενο διάστημα θα
επιταχυνθούν οι διαδικασίες ώστε μετά την υπογραφή της σύμβασης να ακολουθήσει και το
οικονομικό κλείσιμο. Φαίνεται πως το θέμα που υπήρχε από πλευράς κυβέρνησης με τις
δημοπρατήσεις με τα τούνελ (αλλά και όποιο άλλο ζήτημα) τελείωσε ή τελειώνει και έτσι
προχωρά και αυτό το μεγάλο έργο.
Ο Στάσσης και το βενζινάδικο
-Ο καταναλωτής πρέπει να έχει επιλογές στην ηλεκτρική ενέργεια και το καλύτερο παράδειγμα
το έδωσε ο διευθύνων σύμβουλος της ΔΕΗ Γιώργος Στάσσης. Σχολιάζοντας χθες, σε
δημοσιογραφικό πηγαδάκι, τον ντόρο που έχει γίνει για το (υποχρεωτικό) πράσινο τιμολόγιο
που δίνει τη δυνατότητα στους καταναλωτές να γνωρίζουν τι θα πληρώσουν στις αρχές κάθε
μήνα, έφερε το παράδειγμα των καυσίμων. Όπως είπε χαρακτηριστικά, πώς πηγαίνεις να
βάλεις βενζίνη και βλέπεις τις τιμές των καυσίμων αναρτημένες για να επιλέξεις, έτσι θα
ψωνίζεις από τις αρχές του χρόνου και το ρεύμα, με αναρτημένες όλες τις τιμές στη ΡΑΑΕΥ. Η
ΔΕΗ ανακοίνωσε την ανταγωνιστικότερη χρέωση στην αγορά με 15,9 λεπτά την κιλοβατώρα
στο πράσινο κυμαινόμενο τιμολόγιο, ενώ μπαίνει δυναμικά και στις χρεώσεις σταθερών
τιμολογίων με “κλειδωμένες” τις τιμές για μεγάλο διάστημα, με χρέωση 17 λεπτά. Μεγαλώνει η
βεντάλια των προϊόντων και αντίστοιχα δυσκολεύει η σωστή επιλογή για τους καταναλωτές.
Το «νέο» Δ.Σ. της Χαλυβουργικής και ευτυχισμένο το… 2018
-Να μην παραλείψω να σας πληροφορήσω και για ένα… «κοσμοϊστορικό» γεγονός. Την
εκλογή νέου Διοικητικού Συμβουλίου στη Χαλυβουργική της οικογένειας Αγγελόπουλου. Πρέπει
βέβαια να υπενθυμίζω ότι η ιστορική εταιρεία έχει μεν πάψει από ετών να έχει δραστηριότητα,
ωστόσο εξακολουθεί να είναι ενεργή και να διαθέτει διοίκηση. Έτσι, κατά την Έκτακτη Γενική
Συνέλευση που έγινε στις 30 Οκτωβρίου, εξελέγη νέο Διοικητικό Συμβούλιο. «Νέο» που λέει ο
λόγος, καθώς πρόκειται για ακριβώς το ίδιο, αποτελούμενο από τον Γεώργιο Σκινδήλια ως
Πρόεδρο και Διευθύνοντα Σύμβουλο, τον Κωνσταντίνο Ιωάννου ως Αντιπρόεδρο και τους Γ.
Μοσκαχλαιδή, Αθ. Λάππα και Β. Σκαράκη ως μέλη. Πρόκειται για την ίδια σύνθεση του Δ.Σ.
που υπήρχε μέχρι τώρα και η θητεία του ουσιαστικά ανανεώθηκε μέχρι τις 29 Οκτωβρίου 2026.
Μέχρι τότε φαντάζομαι ότι θα έχουμε και κάποια νεότερα σε σχέση με εκείνα τα εκατοντάδες
εκατομμύρια των δανείων της εταιρείας. Μάλιστα, για τις 20 Δεκεμβρίου έχει προγραμματιστεί η
Τακτική Γενική Συνέλευση με θέματα την έγκριση των χρηματοοικονομικών καταστάσεων για
τη χρήση του… 2017 και την απαλλαγή των μελών του Δ.Σ. και των ελεγκτών «από κάθε
ευθύνη επί των πεπραγμένων του έτους 2017». Άντε, με το καλό και ευτυχισμένο το… 2018.
Σχέδιο για θεματικό πάρκο στη Διώρυγα της Κορίνθου
-Να «ξεκλειδώσει» την κρυμμένη υπεραξία πίσω από τη Διώρυγα της Κορίνθου -που αποτελεί
μεν ένα σημαντικό αξιοθέατο, χωρίς ωστόσο να δίνει εισόδημα και να δημιουργεί έρεισμα
ανάπτυξης στην ευρύτερη περιοχή- θέλει το Υπερταμείο. Ο CEO Γρηγόρης Δ. Δημητριάδης
είπε από το βήμα της ημερίδας, που διοργάνωσε χθες το Υπερταμείο, πως η εταιρεία της
Διώρυγας «είναι άλλο ένα χαρακτηριστικό παράδειγμα θυγατρικής όπου θα πρέπει να αλλάξει
το μοντέλο και να γίνει ένα μεγάλο έργο ανάπτυξης. Στόχος είναι να γίνει ένας ολοκληρωμένος
προορισμός, τον οποίο θα μπορεί να επισκεφτεί κανείς μέσα σε ένα σύγχρονο περιβάλλον και
προς αυτή την κατεύθυνση θα μπορούσε να δημιουργεί ένα εκπτωτικό χωριό, με χώρους
εστίασης, αναψυχής και πολλά άλλα που να προσελκύσουν επισκέπτες».
Ψάχνουν μεγάλες εκτάσεις για επενδύσεις
-Την πόρτα της ΕΤΒΑ ΒΙΠΕ έχει χτυπήσει διεθνής όμιλος ο οποίος αναζητά έκταση
τουλάχιστον 800 στρεμμάτων στη Βόρεια Ελλάδα για να υλοποιήσει μεγάλη επένδυση,
υπολογίζεται σε 1,5 δισ. ευρώ, για τη δημιουργία κέντρου υποδομών. Αυτό αποκάλυψε στο
Growthfund Summit του Υπερταμείου ο διευθύνων σύμβουλος της ΕΤΒΑ ΒΙΠΕ, Θανάσης
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Ψαθάς, συμπληρώνοντας πως ξένοι όμιλοι έχουν βάλει την Ελλάδα στο επενδυτικό τους
στόχαστρο, όμως αναζητούν πολύ μεγάλες εκτάσεις, με συγκεκριμένες προδιαγραφές
(σύνδεση με οδικούς άξονες, λιμάνια κ.λπ.) που είναι δύσκολο να βρεθούν ανά την επικράτεια.
Πάντως, η εταιρεία έχει κινηθεί ήδη και προσπαθεί να εντάξει νέες εκτάσεις στη Βιομηχανική
Περιοχή της Σίνδου για να ανταποκριθεί στην αυξημένη ζήτηση για βιομηχανικά οικόπεδα στη
Θεσσαλονίκη. Σημειώστε πως η ΕΤΒΑ ΒΙΠΕ υλοποιεί επενδυτικό πλάνο αναβάθμισης 14
βιομηχανικών πάρκων, ύψους 55 εκατ. ευρώ με χρηματοδότηση από το Ταμείο Ανάκαμψης.
Ανταλλαγές χριστουγεννιάτικων πακέτων, χωρίς βιασύνη και με μικρές υπερβολές…
-Ακόμη μία χρηματιστηριακή συνεδρίαση με άρωμα Λονδίνου η χθεσινή, αφού μετά την
παρουσίαση στη βρετανική πρωτεύουσα, κύριο χαρακτηριστικό της αγοράς μας είναι τα
πακέτα προσυμφωνημένων συναλλαγών και οι μεγάλες εντολές σε τραπεζικές μετοχές.
Περισσότερες από τις μισές συναλλαγές της χθεσινής συνεδρίασης (σε αξία) αφορούσαν τις 4
συστημικές τράπεζες της χώρας, ενώ το 20% του χθεσινού τζίρου (19,6 εκατ. ευρώ) αφορούσε
πακέτα. Από την άλλη όμως πλευρά, αξίζει να σημειωθεί ότι 7 μετοχές έφτασαν χθες σε
ιστορικά υψηλή τιμή και όλες ήταν εταιρείες μεσαίας κεφαλαιοποίησης που συμμετέχουν στον
FTSE 20 mid cap (Ακρίτας, Ιντρακάτ, Ιντρακόμ Properties, Entersoft, Moda Bagno, ΕΚΤΕΡ και
ΟΛΠ).Να επισημάνουμε στο σημείο αυτό, ότι Moda Bagno και Entersoft δεν πληρούν πλέον τα
αυστηρά κριτήρια εμπορευσιμότητας και free float που ανακοίνωσε η διοίκηση του
Χρηματιστηρίου, άρα προφανώς κάποια στιγμή, αναμένεται κάποιου είδους αντίδραση.
Πάντως, όλο το παιχνίδι γίνεται στις τραπεζικές μετοχές και δικαιολογημένα, αφού ο τραπεζικός
δείκτης τον Νοέμβριο προσέφερε κέρδη +12,4%, ενώ από την αρχή του έτους η απόδοσή του
ξεπερνά το 60%.
Ο Γκριμάλντι έρχεται στην Ελλάδα για ψώνια
-Χριστουγεννιάτικα ψώνια στην Αθήνα θα κάνει ο Εμάνουελ Γκριμάλντι ο οποίος έρχεται για να
υπογράψει σε λίγες μέρες τη συμφωνία εξαγοράς του 80% του Λιμανιού στο Ηράκλειο Κρήτης
από το ΤΑΙΠΕΔ. Ο ιταλικός όμιλος Γκριμάλντι ελέγχει το 100% των Μινωικών Γραμμών και
τώρα αποκτά το δεύτερο ελληνικό λιμάνι του, αφού προσέφερε 80 εκατ. ευρώ, ποσό διπλάσιο
της αμέσως επόμενης προσφοράς. Ο Ναπολιτάνος είχε αποκτήσει και το 67% του Οργανισμού
Λιμένος Ηγουμενίτσας πληρώνοντας πάλι ένα μεγάλο ποσό, 84 εκατομμυρίων. Κατά τη
σύντομη παραμονή του στην Αθήνα ο Εμάνουελ Γκριμάλντι θα ανακοινώσει ένα επενδυτικό
πρόγραμμα 20 εκατομμυρίων ευρώ για να αναβαθμίσει τα δύο λιμάνια ενεργειακά,
ηλεκτροδοτώντας τα με ανανεώσιμες πηγές ενέργειας και με εκσυγχρονισμό των υποδομών,
του μηχανολογικού και άλλου εξοπλισμού τους. Πληροφορίες αναφέρουν ότι, ειδικά στο Λιμάνι
του Ηρακλείου, ο Γκριμάλντι σκοπεύει να δημιουργήσει ένα car terminal με αντικείμενο την
εισαγωγή ηλεκτρικών αυτοκινήτων από την Άπω Ανατολή.
Ο Μοοdy’s προειδοποιεί για την κρίση στην αγορά ακινήτων της Κίνας
-Ο Οίκος Moody's υποβάθμισε την πιστοληπτική ικανότητα της Κίνας από σταθερή σε
αρνητική. Ο Moody's μείωσε τις προοπτικές πιστοληπτικής ικανότητας της Κίνας σε αρνητικές
γιατί το Χρέος συνεχώς αυξάνεται. Προς το παρόν διατήρησε τη βαθμολογία Α1. Το 2017, είχε
υποβαθμίσει την πιστοληπτική ικανότητα της Κίνας σε A1 από Aa3 κι εκείνη ήταν η πρώτη
υποβάθμιση της Κίνας από το 1989. Στην έκθεσή του ο Οίκος Moody’s αναφέρει αυξανόμενους
κινδύνους επίμονα χαμηλότερης οικονομικής ανάπτυξης που ξεκινά από τη συνεχιζόμενη
κρίση ακινήτων στην Κίνα, αλλά επεκτείνεται σε ολόκληρη την οικονομία.
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Ο Mητσοτάκης υπερασπίζεται τον κεφαλικό φόρο, η Νέα Αριστερά την τιμή της, ο
Κασσελάκης κάτι άλλο κάθε μέρα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Κι ενώ οι αντιδράσεις για τις διατάξεις που περιέχει το φορολογικό νομοσχέδιο συνεχίζονται
από τους ελεύθερους επαγγελματίες, σήμερα η αντιπαράθεση στη Βουλή αναβαθμίζεται. Στη
συζήτηση θα πάρει τον λόγο ο πρωθυπουργός κ. Κυριάκος Μητσοτάκης και φυσικά θα
αντιπαρατεθεί με όλους του πολιτικούς αρχηγούς. Ο πρωθυπουργός θα υπερασπιστεί το
συγκεκριμένο νομοθέτημα και θα κάνει λόγο ότι πρόκειται για σημαντική μεταρρύθμιση. Μου
λένε όμως πως η συμμετοχή του κ. Μητσοτάκη είναι εκ του ασφαλούς!
Μου εξήγησαν συγκεκριμένα πως το Μέγαρο Μαξίμου έχει μετρήσει κατηγορία – κατηγορία
αυτούς που πλήττονται και αντιδρούν και μάλιστα με μετρήσεις focus group κι όχι μόνο. Τα
ευρήματα, λένε, είναι ενθαρρυντικά και το πολιτικό κόστος εν προκειμένω είναι περιορισμένο.
Επίσης μέτρησαν την δυναμική της χθεσινής κινητοποίησης των ελευθέρων επαγγελματιών και
διαπίστωσαν ότι ήταν μικρότερη της προηγούμενης.
Ως εκ τούτου, υποστηρίζουν, μπορεί η κυβέρνηση να μην κάνει περίπατο σε ολάνθιστη εξοχή,
αλλά δεν είναι και μέσα στις λάσπες! Η κατάσταση παραμένει ελεγχόμενη. Κι είπαμε το πρώτο
«ταμείο» θα γίνει στις 9 Ιουνίου…. Κι η πηγή μου πρόσθεσε πως «όταν θα βλέπεις τον
Μητσοτάκη να τοποθετείται δημοσίως για κάποιο θέμα να ξέρεις ότι έχουν προηγηθεί
μετρήσεις με θετικό αποτέλεσμα». Εγω δεν το γνωρίζω, αλλά για να το λέει αυτός κάτι
περισσότερο θα ξέρει από μένα….
Ετσι την Πέμπτη το βράδυ το νομοσχέδιο θα ψηφιστεί από τη Βουλή και την Παρασκευή
αρκετοί υπουργοί με επικεφαλής τον πρωθυπουργό θα πετάξουν για την άλλη πλευρά του
Ατλαντικού. Είναι το συνέδριο της Capital Link. Με γνωστό πρόγραμμα. Θα παρουσιάσουν τις
«επιτυχίες της ελληνικής οικονομίας» μετά από την τελευταία αναβάθμιση και την απόκτηση
επενδυτικής βαθμίδας. Επιστρέφουν στην Αθήνα την Τρίτη οι περισσότεροι εξ αυτών – και ο κ.
Μητσοτάκης – και αρχίζει η συζήτηση στη Βουλή για τον προϋπολογισμό. Και θα ολοκληρωθεί
την Κυριακή 17 Δεκεμβρίου με την ψηφοφορία. Αυτάαα!
Χθες όμως ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κ. Κωστής Χατζηδάκης πήρε το
αίμα του πίσω! Επειδή τον «σταύρωσαν» στη Βουλή – τελικά παίζει τον ρόλο του «κοινωνικού
αλεξικέραυνου» στην κυβέρνηση – βγήκε και τα «έχωσε» στο Χ (πρώην twitter). Και κυρίως
στον ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ και στο ΠΑΣΟΚ /ΚΙΝΑΛ.
Και τα δύο κόμματα της αντιπολίτευσης «κατήγγειλαν το νομοσχέδιo μας για τα »κόκκινα»
δάνεια και την προστασία των ευάλωτων, υπερψήφισαν όμως 51 άρθρα ο ΣΥΡΙΖΑ και 57 το
ΠΑΣΟΚ, δηλαδή σχεδόν το 50% του νομοσχεδίου»! Μου υπενθύμισαν μάλιστα ότι αντίστοιχη
ανάρτηση ο κ. Χατζηδάκης είχε κάνει και μετά από την ψήφιση του νομοσχεδίου περί τα
εργασιακά. Εχει ενδιαφέρον, όπως και να το δει κανείς….
Η Πέμπτη όμως είναι μία δύσκολη ημέρα, κυρίως πολιτικά! Παρά το γεγονός ότι η επίσκεψη
του τούρκου Προέδρου θα είναι ολιγόωρη, οι συζητήσεις θα είναι σημαντικές. Και για τον
προσδιορισμό των ελληνό – τουρκικών σχέσεων, αλλά και την εσωτερική πολιτική
αντιπαράθεση.
Θυμάμαι όμως το … «μαρτύριο» που είχε υποστεί ο τούρκος Πρόεδρος, στη διάρκεια της
προηγούμενης επίσκεψης του, από τον τότε Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ. Προκόπη
Παυλόπουλο, το 2017. Που του έκανε νομική ανάλυση των συνθηκών για περίπου ένα δίωρο.
Ορθιο, αν θυμάμαι καλά. Κι ο Ταγίπ είχε γίνει … «πύραυλος»! Τώρα τα πράγματα θα
κυλήσουν ομαλότερα! Δεν θα έχει … «καψώνια»!
Σήμερα όμως είναι, επίσης, δύσκολη ημέρα. Αλλά κοινωνικά. Είναι εκδηλώσεις μνήμης και
διαμαρτυρίας της δολοφονίας του – τότε – 15χρονου Αλέξη Γρηγορόπουλου από τον
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αστυνομικό Επαμεινώνδα Κορκονέα, στα Εξάρχεια. Κι από τότε μεσολάβησαν αρκετά
παρόμοιας … «υφής» περιστατικά. Είναι πλούσια η κοινωνική ατζέντα της αστυνομικής
καταστολής από το 2008 μέχρι και σήμερα. Θα έχει ενδιαφέρον το μέγεθος της συμμετοχής της
νεολαίας….
Μετά από την πανηγυρική «βάφτιση» της νέας κοινοβουλευτικής ομάδας, την «Νέα Αριστερά»
διαπιστώνω – και δεν είναι η ιδέα μου… – έναν εκνευρισμό. Ενώ η υπερπροβολή του
εγχειρήματος θα έπρεπε να τους κάνει να «πλέουν σε πελάγη – πολιτικής – ευτυχίας»,
αντιθέτως νομίζω πως είναι πολύ αγχωμένοι….
Χθες επί παραδείγματι και ο επικεφαλής της κοινοβουλευτικής ομάδας, ο κ. Αλέξης Χαρίτσης,
αλλά και ο κοινοβουλευτικός εκπρόσωπος κ. Ευκλείδης Τσακαλώτος, σε ισάριθμες
συνεντεύξεις τους – δοθείσης ευκαιρίας – «τα έριξαν» στον πρώην πρόεδρο του κόμματος κ.
Αλέξη Τσίπρα.
Εντάξει, του το φύλαγαν! Η δήλωση περί πολυδιάσπασης της Αριστεράς δεν είναι ήταν και το
καλύτερο … «δώρο» για την εκδήλωση του νέου σχηματισμού. Το καταλαβαίνω. Αλλά από την
επόμενη ημέρα; Είναι νομίζω λίγο άκομψο. Για τους ίδιους! Ετσι;
Ο κ. Χαρίτσης σε συνέντευξη του στο ραδιοφωνικό σταθμό Παραπολιτικά fm 90,1 ερωτηθείς αν
θα καλούσε το νέο κόμμα τον κ. Τσίπρα απάντησε ότι «το κόμμα μας είναι μια νέα
προσπάθεια. Δεν θέλουμε την αναπαλαίωση του ΣΥΡΙΖΑ». Και ο κ. Τσακαλώτος μιλώντας στο
κεντρικό δελτίο ειδήσεων του Open απέδωσε ευθύνες στον πρώην πρόεδρο του κόμματος για
την περίοδο 2019 – 2023. Και ένας κακεντρεχής σχολίασε «όχι όμως στην περίοδο 2015 –
2019 γιατί τότε ήταν υπουργός». Αλλά αυτά είναι κακίες….
Πάντως η γραμμή του κ. Στέφανου Κασσελάκη προς τα στελέχη της Κουμουνδούρου είναι όχι
«πικρόχολα σχόλια» προς τους πρώην συντρόφους τους. Βεβαίως πολιτική κριτική, αλλά όχι
πικρίες. Μάλιστα ο ίδιος μιλώντας στο συνέδριο του Ελληνο – Αμερικανικού Επιμελητηρίου
υπερασπίστηκε – χωρίς αστερίσκους! – την κυβερνητική θητεία του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ. Ενδιαφέρον!
Συνεχίστηκε και χθες η πρώτη πολιτική αντιπαράθεση μεταξύ του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ και της «Νέας
Αριστεράς» σχετικά με την ψήφιση των συγκεκριμένων διατάξεων στο νομοσχέδιο για τους
servicers από τους 10 βουλευτές του σχήματος. Και μάλιστα η επίθεση ήταν «στο σταυρό»!
Βέβαια την εν λόγω επιλογή την υπερασπίστηκε ο κ. Τσακαλώτος ανοιχτά. Αλλά φάνηκε πως
από τώρα και στο εξής – πολιτικά – θα «πέσουν κορμιά»….
Μαθαίνω όμως ότι επειδή συνέβησαν τα όσα ευτράπελα την περασμένη εβδομάδα, στη
συνεδρίαση της Πολιτικής Γραμματείας, τώρα τέθηκαν κανόνες. Η συνεδρίαση την Πέμπτη θα
γίνει στις 4 νωρίς το απόγευμα και η διάρκεια της θα είναι ως τις 7 το απόγευμα! Πρωτοφανές
να τίθεται εκ των προτέρων διάρκεια της συνεδρίασης. Και τα σκυλιά δεμένα….
Αλλά και η συνεδρίαση της Κεντρικής Επιτροπής δεν θα είναι όπως αρχικά προβλεπόταν. Η
συνεδρίαση θα είναι μονοήμερη. Και θα αρχίσει στις 11.30 πμ. Ρώτησα να μάθω τον λόγο. Και
μου είπαν πως την Κυριακή έχει εκλογές το Οικονομικό Επιμελητήριο της Ελλάδος και
υπάρχουν αρκετά στελέχη του κόμματος που είναι υποψήφια. Ως εκ τούτου θα ήταν
τουλάχιστον λάθος να μην είναι στις εκλογές. Και από την άλλη πλευρά η συζήτηση των
θεμάτων μπορεί να ολοκληρωθεί στη διάρκεια του Σαββάτου. «Σοβαρευόμαστε» ήταν το
σχόλιο που μου έκαναν….
Περισσότερα Εδω
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Ο Mητσοτάκης υπερασπίζεται τον κεφαλικό φόρο, η Νέα Αριστερά την τιμή της, ο
Κασσελάκης κάτι άλλο κάθε μέρα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Εκ του ασφαλούς
Κι ενώ οι αντιδράσεις για τις διατάξεις που περιέχει το φορολογικό νομοσχέδιο συνεχίζονται
από τους ελεύθερους επαγγελματίες, σήμερα η αντιπαράθεση στη Βουλή αναβαθμίζεται. Στη
συζήτηση θα πάρει τον λόγο ο πρωθυπουργός κ. Κυριάκος Μητσοτάκης και φυσικά θα
αντιπαρατεθεί με όλους του πολιτικούς αρχηγούς. Ο πρωθυπουργός θα υπερασπιστεί το
συγκεκριμένο νομοθέτημα και θα κάνει λόγο ότι πρόκειται για σημαντική μεταρρύθμιση. Μου
λένε όμως πως η συμμετοχή του κ. Μητσοτάκη είναι εκ του ασφαλούς!
Μετρήσεις
Μου εξήγησαν συγκεκριμένα πως το Μέγαρο Μαξίμου έχει μετρήσει κατηγορία – κατηγορία
αυτούς που πλήττονται και αντιδρούν και μάλιστα με μετρήσεις focus group κι όχι μόνο. Τα
ευρήματα, λένε, είναι ενθαρρυντικά και το πολιτικό κόστος εν προκειμένω είναι περιορισμένο.
Επίσης μέτρησαν την δυναμική της χθεσινής κινητοποίησης των ελευθέρων επαγγελματιών και
διαπίστωσαν ότι ήταν μικρότερη της προηγούμενης.
Ελεγχόμενη (;)
Ως εκ τούτου, υποστηρίζουν, μπορεί η κυβέρνηση να μην κάνει περίπατο σε ολάνθιστη εξοχή,
αλλά δεν είναι και μέσα στις λάσπες! Η κατάσταση παραμένει ελεγχόμενη. Κι είπαμε το πρώτο
«ταμείο» θα γίνει στις 9 Ιουνίου…. Κι η πηγή μου πρόσθεσε πως «όταν θα βλέπεις τον
Μητσοτάκη να τοποθετείται δημοσίως για κάποιο θέμα να ξέρεις ότι έχουν προηγηθεί
μετρήσεις με θετικό αποτέλεσμα». Εγω δεν το γνωρίζω, αλλά για να το λέει αυτός κάτι
περισσότερο θα ξέρει από μένα….
Capital Link
Ετσι την Πέμπτη το βράδυ το νομοσχέδιο θα ψηφιστεί από τη Βουλή και την Παρασκευή
αρκετοί υπουργοί με επικεφαλής τον πρωθυπουργό θα πετάξουν για την άλλη πλευρά του
Ατλαντικού. Είναι το συνέδριο της Capital Link. Με γνωστό πρόγραμμα. Θα παρουσιάσουν τις
«επιτυχίες της ελληνικής οικονομίας» μετά από την τελευταία αναβάθμιση και την απόκτηση
επενδυτικής βαθμίδας. Επιστρέφουν στην Αθήνα την Τρίτη οι περισσότεροι εξ αυτών – και ο κ.
Μητσοτάκης – και αρχίζει η συζήτηση στη Βουλή για τον προϋπολογισμό. Και θα ολοκληρωθεί
την Κυριακή 17 Δεκεμβρίου με την ψηφοφορία. Αυτάαα!
Τον «στάυρωσαν»
Χθες όμως ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κ. Κωστής Χατζηδάκης πήρε το
αίμα του πίσω! Επειδή τον «σταύρωσαν» στη Βουλή – τελικά παίζει τον ρόλο του «κοινωνικού
αλεξικέραυνου» στην κυβέρνηση – βγήκε και τα «έχωσε» στο Χ (πρώην twitter). Και κυρίως
στον ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ και στο ΠΑΣΟΚ /ΚΙΝΑΛ.
Υπερψήφισαν!
Και τα δύο κόμματα της αντιπολίτευσης «κατήγγειλαν το νομοσχέδιo μας για τα »κόκκινα»
δάνεια και την προστασία των ευάλωτων, υπερψήφισαν όμως 51 άρθρα ο ΣΥΡΙΖΑ και 57 το
ΠΑΣΟΚ, δηλαδή σχεδόν το 50% του νομοσχεδίου»! Μου υπενθύμισαν μάλιστα ότι αντίστοιχη
ανάρτηση ο κ. Χατζηδάκης είχε κάνει και μετά από την ψήφιση του νομοσχεδίου περί τα
εργασιακά. Εχει ενδιαφέρον, όπως και να το δει κανείς….
Επίσκεψη
Η Πέμπτη όμως είναι μία δύσκολη ημέρα, κυρίως πολιτικά! Παρά το γεγονός ότι η επίσκεψη
του τούρκου Προέδρου θα είναι ολιγόωρη, οι συζητήσεις θα είναι σημαντικές. Και για τον
προσδιορισμό των ελληνό – τουρκικών σχέσεων, αλλά και την εσωτερική πολιτική
αντιπαράθεση.
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Το … «μαρτύριο»!
Θυμάμαι όμως το … «μαρτύριο» που είχε υποστεί ο τούρκος Πρόεδρος, στη διάρκεια της
προηγούμενης επίσκεψης του, από τον τότε Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ. Προκόπη
Παυλόπουλο, το 2017. Που του έκανε νομική ανάλυση των συνθηκών για περίπου ένα δίωρο.
Ορθιο, αν θυμάμαι καλά. Κι ο Ταγίπ είχε γίνει … «πύραυλος»! Τώρα τα πράγματα θα
κυλήσουν ομαλότερα! Δεν θα έχει … «καψώνια»!
Κινητοποιήσεις
Σήμερα όμως είναι, επίσης, δύσκολη ημέρα. Αλλά κοινωνικά. Είναι εκδηλώσεις μνήμης και
διαμαρτυρίας της δολοφονίας του – τότε – 15χρονου Αλέξη Γρηγορόπουλου από τον
αστυνομικό Επαμεινώνδα Κορκονέα, στα Εξάρχεια. Κι από τότε μεσολάβησαν αρκετά
παρόμοιας … «υφής» περιστατικά. Είναι πλούσια η κοινωνική ατζέντα της αστυνομικής
καταστολής από το 2008 μέχρι και σήμερα. Θα έχει ενδιαφέρον το μέγεθος της συμμετοχής της
νεολαίας….
Εκνευρισμός (;)
Μετά από την πανηγυρική «βάφτιση» της νέας κοινοβουλευτικής ομάδας, την «Νέα Αριστερά»
διαπιστώνω – και δεν είναι η ιδέα μου… – έναν εκνευρισμό. Ενώ η υπερπροβολή του
εγχειρήματος θα έπρεπε να τους κάνει να «πλέουν σε πελάγη – πολιτικής – ευτυχίας»,
αντιθέτως νομίζω πως είναι πολύ αγχωμένοι….
«Τα έριξαν» στον κ. Αλ. Τσίπρα
Χθες επί παραδείγματι και ο επικεφαλής της κοινοβουλευτικής ομάδας, ο κ. Αλέξης Χαρίτσης,
αλλά και ο κοινοβουλευτικός εκπρόσωπος κ. Ευκλείδης Τσακαλώτος, σε ισάριθμες
συνεντεύξεις τους – δοθείσης ευκαιρίας – «τα έριξαν» στον πρώην πρόεδρο του κόμματος κ.
Αλέξη Τσίπρα.
«Απάντηση»
Εντάξει, του το φύλαγαν! Η δήλωση περί πολυδιάσπασης της Αριστεράς δεν είναι ήταν και το
καλύτερο … «δώρο» για την εκδήλωση του νέου σχηματισμού. Το καταλαβαίνω. Αλλά από την
επόμενη ημέρα; Είναι νομίζω λίγο άκομψο. Για τους ίδιους! Ετσι;
«Αναπαλαίωση»!
Ο κ. Χαρίτσης σε συνέντευξη του στο ραδιοφωνικό σταθμό Παραπολιτικά fm 90,1 ερωτηθείς αν
θα καλούσε το νέο κόμμα τον κ. Τσίπρα απάντησε ότι «το κόμμα μας είναι μια νέα
προσπάθεια. Δεν θέλουμε την αναπαλαίωση του ΣΥΡΙΖΑ». Και ο κ. Τσακαλώτος μιλώντας στο
κεντρικό δελτίο ειδήσεων του Open απέδωσε ευθύνες στον πρώην πρόεδρο του κόμματος για
την περίοδο 2019 – 2023. Και ένας κακεντρεχής σχολίασε «όχι όμως στην περίοδο 2015 –
2019 γιατί τότε ήταν υπουργός». Αλλά αυτά είναι κακίες….
Οχι πικρίες…
Πάντως η γραμμή του κ. Στέφανου Κασσελάκη προς τα στελέχη της Κουμουνδούρου είναι όχι
«πικρόχολα σχόλια» προς τους πρώην συντρόφους τους. Βεβαίως πολιτική κριτική, αλλά όχι
πικρίες. Μάλιστα ο ίδιος μιλώντας στο συνέδριο του Ελληνο – Αμερικανικού Επιμελητηρίου
υπερασπίστηκε – χωρίς αστερίσκους! – την κυβερνητική θητεία του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ. Ενδιαφέρον!
Επίθεση
Συνεχίστηκε και χθες η πρώτη πολιτική αντιπαράθεση μεταξύ του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ και της «Νέας
Αριστεράς» σχετικά με την ψήφιση των συγκεκριμένων διατάξεων στο νομοσχέδιο για τους
servicers από τους 10 βουλευτές του σχήματος. Και μάλιστα η επίθεση ήταν «στο σταυρό»!
Βέβαια την εν λόγω επιλογή την υπερασπίστηκε ο κ. Τσακαλώτος ανοιχτά. Αλλά φάνηκε πως
από τώρα και στο εξής – πολιτικά – θα «πέσουν κορμιά»….
Διάρκεια!
Μαθαίνω όμως ότι επειδή συνέβησαν τα όσα ευτράπελα την περασμένη εβδομάδα, στη
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συνεδρίαση της Πολιτικής Γραμματείας, τώρα τέθηκαν κανόνες. Η συνεδρίαση την Πέμπτη θα
γίνει στις 4 νωρίς το απόγευμα και η διάρκεια της θα είναι ως τις 7 το απόγευμα! Πρωτοφανές
να τίθεται εκ των προτέρων διάρκεια της συνεδρίασης. Και τα σκυλιά δεμένα….
Μονοήμερη
Αλλά και η συνεδρίαση της Κεντρικής Επιτροπής δεν θα είναι όπως αρχικά προβλεπόταν. Η
συνεδρίαση θα είναι μονοήμερη. Και θα αρχίσει στις 11.30 πμ. Ρώτησα να μάθω τον λόγο. Και
μου είπαν πως την Κυριακή έχει εκλογές το Οικονομικό Επιμελητήριο της Ελλάδος και
υπάρχουν αρκετά στελέχη του κόμματος που είναι υποψήφια. Ως εκ τούτου θα ήταν
τουλάχιστον λάθος να μην είναι στις εκλογές. Και από την άλλη πλευρά η συζήτηση των
θεμάτων μπορεί να ολοκληρωθεί στη διάρκεια του Σαββάτου. «Σοβαρευόμαστε» ήταν το
σχόλιο που μου έκαναν….
Ολυμπιακός – Ρεάλ Μαδρίτης 71-77: Έχασαν από το… τρίποντο οι «ερυθρόλευκοι» Ο
Ολυμπιακός δεν τα κατάφερε κόντρα στη Ρεάλ Μαδρίτης και ηττήθηκε από το… τρίποντο με
77-71 για την 12η αγωνιστική της Euroleague. 9/33 για τους «ερυθρόλευκους» από τη γραμμή
των 6.75.
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Ο Mητσοτάκης υπερασπίζεται τον κεφαλικό φόρο, η Νέα Αριστερά την τιμή της, ο
Κασσελάκης κάτι άλλο κάθε μέρα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Εκ του ασφαλούς
Κι ενώ οι αντιδράσεις για τις διατάξεις που περιέχει το φορολογικό νομοσχέδιο συνεχίζονται
από τους ελεύθερους επαγγελματίες, σήμερα η αντιπαράθεση στη Βουλή αναβαθμίζεται. Στη
συζήτηση θα πάρει τον λόγο ο πρωθυπουργός κ. Κυριάκος Μητσοτάκης και φυσικά θα
αντιπαρατεθεί με όλους του πολιτικούς αρχηγούς. Ο πρωθυπουργός θα υπερασπιστεί το
συγκεκριμένο νομοθέτημα και θα κάνει λόγο ότι πρόκειται για σημαντική μεταρρύθμιση. Μου
λένε όμως πως η συμμετοχή του κ. Μητσοτάκη είναι εκ του ασφαλούς!
Μετρήσεις
Μου εξήγησαν συγκεκριμένα πως το Μέγαρο Μαξίμου έχει μετρήσει κατηγορία – κατηγορία
αυτούς που πλήττονται και αντιδρούν και μάλιστα με μετρήσεις focus group κι όχι μόνο. Τα
ευρήματα, λένε, είναι ενθαρρυντικά και το πολιτικό κόστος εν προκειμένω είναι περιορισμένο.
Επίσης μέτρησαν την δυναμική της χθεσινής κινητοποίησης των ελευθέρων επαγγελματιών και
διαπίστωσαν ότι ήταν μικρότερη της προηγούμενης.
Ελεγχόμενη (;)
Ως εκ τούτου, υποστηρίζουν, μπορεί η κυβέρνηση να μην κάνει περίπατο σε ολάνθιστη εξοχή,
αλλά δεν είναι και μέσα στις λάσπες! Η κατάσταση παραμένει ελεγχόμενη. Κι είπαμε το πρώτο
«ταμείο» θα γίνει στις 9 Ιουνίου…. Κι η πηγή μου πρόσθεσε πως «όταν θα βλέπεις τον
Μητσοτάκη να τοποθετείται δημοσίως για κάποιο θέμα να ξέρεις ότι έχουν προηγηθεί
μετρήσεις με θετικό αποτέλεσμα». Εγω δεν το γνωρίζω, αλλά για να το λέει αυτός κάτι
περισσότερο θα ξέρει από μένα….
Capital Link
Ετσι την Πέμπτη το βράδυ το νομοσχέδιο θα ψηφιστεί από τη Βουλή και την Παρασκευή
αρκετοί υπουργοί με επικεφαλής τον πρωθυπουργό θα πετάξουν για την άλλη πλευρά του
Ατλαντικού. Είναι το συνέδριο της Capital Link. Με γνωστό πρόγραμμα. Θα παρουσιάσουν τις
«επιτυχίες της ελληνικής οικονομίας» μετά από την τελευταία αναβάθμιση και την απόκτηση
επενδυτικής βαθμίδας. Επιστρέφουν στην Αθήνα την Τρίτη οι περισσότεροι εξ αυτών – και ο κ.
Μητσοτάκης – και αρχίζει η συζήτηση στη Βουλή για τον προϋπολογισμό. Και θα ολοκληρωθεί
την Κυριακή 17 Δεκεμβρίου με την ψηφοφορία. Αυτάαα!
Τον «στάυρωσαν»
Χθες όμως ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κ. Κωστής Χατζηδάκης πήρε το
αίμα του πίσω! Επειδή τον «σταύρωσαν» στη Βουλή – τελικά παίζει τον ρόλο του «κοινωνικού
αλεξικέραυνου» στην κυβέρνηση – βγήκε και τα «έχωσε» στο Χ (πρώην twitter). Και κυρίως
στον ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ και στο ΠΑΣΟΚ /ΚΙΝΑΛ.
Υπερψήφισαν!
Και τα δύο κόμματα της αντιπολίτευσης «κατήγγειλαν το νομοσχέδιo μας για τα »κόκκινα»
δάνεια και την προστασία των ευάλωτων, υπερψήφισαν όμως 51 άρθρα ο ΣΥΡΙΖΑ και 57 το
ΠΑΣΟΚ, δηλαδή σχεδόν το 50% του νομοσχεδίου»! Μου υπενθύμισαν μάλιστα ότι αντίστοιχη
ανάρτηση ο κ. Χατζηδάκης είχε κάνει και μετά από την ψήφιση του νομοσχεδίου περί τα
εργασιακά. Εχει ενδιαφέρον, όπως και να το δει κανείς….
Επίσκεψη
Η Πέμπτη όμως είναι μία δύσκολη ημέρα, κυρίως πολιτικά! Παρά το γεγονός ότι η επίσκεψη
του τούρκου Προέδρου θα είναι ολιγόωρη, οι συζητήσεις θα είναι σημαντικές. Και για τον
προσδιορισμό των ελληνό – τουρκικών σχέσεων, αλλά και την εσωτερική πολιτική
αντιπαράθεση.
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Η Alpha Bank εργοδότης επιλογής για τους επαναπατριζόμενους Έλληνες του
εξωτερικού
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
“Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών”, ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: “Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης. H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε “σημείο
συνάντησης και επικοινωνίας” για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι
θα μοιράζονται γνώσεις και εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα
στο Υπουργείο Εργασίας αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες
και ακόμα πιο ομαλή μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην
πρωτοβουλία του Υπουργείου Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή
μας να συμβάλλουμε στο brain gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Alpha Bank μπορεί να
αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να
επιστρέψουν στην Ελλάδα”.
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Alpha Bank.
“Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Alpha Bank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς”,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού, που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Alpha
Bank. “Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας”, πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. “Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Alpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το
εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει σε μια επιτάχυνση της
μεταμόρφωσης της Alpha Bank σε όλα τα επίπεδα”, είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η Alpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
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Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό –να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο– μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Alpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα. 

https://sofokleous10.gr/2023/12/06/%ce%b7-alpha-bank-%ce%b5%cf%81%ce%b3%ce%bf%ce%b4%cf%8c%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%b5%cf%80%ce%b9%ce%bb%ce%bf%ce%b3%ce%ae%cf%82-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%bf%cf%85%cf%82-%ce%b5%cf%80%ce%b1%ce%bd%ce%b1/


http://sofokleous10.gr/

 Publication date: 06/12/2023 00:00

 Similar Stats ranking (Greece): 14103

 link

Φρ. Μελίσσα: Η Alpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη επιλογής στο brain
gain
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η Alpha Bank στηρίζει την προσπάθεια της Πολιτείας να επαναπατρίσει διακεκριμένους
Έλληνες επαγγελματίες του εξωτερικού, τόνισε η CHRO της Τράπεζας Φραγκίσκη Μελίσσα
κατά τη διάρκεια συζήτησης στην εκδήλωση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής
Ασφάλισης στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών για την προώθηση της πλατφόρμας Rebrain
Greece.
«Η πλατφόρμα του Rebrain μπορεί να αποτελέσει ένα σημείο αναφοράς για όλους, εργοδότες
και εργαζόμενους, συμβάλλοντας αποφασιστικά στον επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών», ανέφερε η κυρία Μελίσσα, προσθέτοντας: «Οι δυνατότητες του Rebrain είναι
μεγάλες, όπως η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών μέσω video calls από Έλληνες που
έχουν ήδη επιστρέψει στη χώρα και μοιράζονται με τους υπόλοιπους Έλληνες πληροφορίες και
συμβουλές τόσο για θέματα διαδικαστικά όσο και για τη δυναμική συγκεκριμένων επιχειρήσεων
ή κλάδων απασχόλησης.
H πλατφόρμα θα μπορούσε επίσης να αναδειχθεί σε «σημείο συνάντησης και επικοινωνίας»
για μία ευρύτερη κοινότητα Ελλήνων του εξωτερικού, οι οποίοι θα μοιράζονται γνώσεις και
εμπειρίες μεταξύ τους, θα μεταφέρουν τα συλλογικά τους αιτήματα στο Υπουργείο Εργασίας
αλλά και σε άλλους φορείς, ώστε να επιτύχουν καλύτερες συνθήκες και ακόμα πιο ομαλή
μετάβαση στην ελληνική πραγματικότητα. Η στήριξή μας στην πρωτοβουλία του Υπουργείου
Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης αποδεικνύει τη δέσμευσή μας να συμβάλλουμε στο brain
gain, αλλά και την πεποίθησή μας ότι η Αlpha Bank μπορεί να αποτελέσει τον εργοδότη
επιλογής για τους νέους και τις νέες που αποφασίζουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα»
Στο πλαίσιο της τοποθέτησής της, η Φραγκίσκη Μελίσσα παρουσίασε το πρόγραμμα Ithacans
της Τράπεζας, που στοχεύει στην πρόσληψη Ελλήνων επαγγελματιών από το εξωτερικό. Το
πρόγραμμα αριθμεί ήδη πάνω από 80 επαναπατρισμένα Στελέχη, δημιουργώντας μια
δραστήρια και ενεργή κοινότητα, η οποία έχει επιταχύνει τους ρυθμούς μετασχηματισμού της
Αlpha Bank.
«Οι Ithacans ήταν ένα προσωπικό όραμα του CEO του Ομίλου Αlpha Βank Βασίλη Ψάλτη, ο
οποίος επιδίωξε να συμβάλει στην εθνική προσπάθεια για επαναπατρισμό των Ελλήνων
επαγγελματιών υψηλής εξειδίκευσης και να καταστήσει την Τράπεζα πόλο έλξης για αυτούς»,
είπε η Φραγκίσκη Μελίσσα.
Η πρωτοβουλία των Ithacans ξεκίνησε πριν δύο χρόνια με στόχο ταλαντούχoι Έλληνες του
εξωτερικού που επιθυμούν να επαναπατριστούν, να αποτελέσουν κομμάτι της νέας Αlpha
Bank. «Σήμερα, χάρη σε μία σειρά από ενημερωτικές δράσεις τόσο στην Ελλάδα όσο και στο
εξωτερικό, αυτή η στρατηγική έχει αποφέρει σημαντικά αποτελέσματα. Περισσότεροι από 80
επαγγελματίες από το Ηνωμένο Βασίλειο, την Ελβετία, τις ΗΠΑ και άλλες χώρες έχουν ήδη
ενταχθεί στο δυναμικό της Τράπεζας», πρόσθεσε.
Η ένταξη των Ithacans έχει αποφέρει μέχρι στιγμής πολλαπλά οφέλη όχι μόνο στους ίδιους
αλλά και στην Τράπεζα. «Συντελείται μία ζύμωση που περιλαμβάνει τη βαθιά γνώση των
έμπειρων στελεχών που αποτελούν την κοινότητα των Αlpha Bankers και τον διαφορετικό
τρόπο σκέψης που φέρνουν από το εξωτερικό οι Ithacans. Αυτός ο συνδυασμός έχει οδηγήσει
σε μια επιτάχυνση της μεταμόρφωσης της Αlpha Bank σε όλα τα επίπεδα», είπε η Φραγκίσκη
Μελίσσα.
Η Αlpha Bank θα συνεχίσει τη στρατηγική προσέλκυσης μελλοντικών Ithacans και στη Νέα
Υόρκη, όπου παράλληλα με την παρουσία της στο 25ο Capital Link Invest in Greece Forum,
διοικητικά στελέχη της Τράπεζας θα συμμετέχουν σε μια ακόμη ενημερωτική δράση για τους
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Έλληνες επαγγελματίες της Νέας Υόρκης, σε συνεργασία με την Endeavor Greece.
Με νέο εταιρικό σκοπό – να στηρίζει την πρόοδο στη ζωή και την επιχειρηματικότητα για ένα
καλύτερο αύριο – μια νέα κουλτούρα που ενισχύει την ομαδικότητα, τη διαφάνεια και την
αξιοκρατία, καθώς και προγράμματα που επιβραβεύουν τους εργαζομένους με βάση την
πελατοκεντρική προσέγγιση, την καινοτομία αλλά και τη δημιουργία αξίας για την οικονομία και
την κοινωνία, η Αlpha Bank αναδεικνύεται σε εργοδότη υψηλής προτίμησης στην Ελλάδα,
καταλήγει η σχετική ανακοίνωση. 
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο Συνέδριο που θα πραγματοποιηθεί την Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, με φυσική παρουσία, στο
Metropolitan Club, συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, διεθνείς &
ελληνικές επιχειρήσεις, διεθνείς τράπεζες & οργανισμοί, ανώτερα κυβερνητικά στελέχη από
Ελλάδα & Αμερική
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Μειώνεται ξανά η επενδυτική ορατότητα στο ΧΑ -0,21% στις 1.272 μον.- Στο επίκεντρο
ΤΕΝΕΡΓ, Intrakat και ΕΤΕ λόγω QUBE
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Παρά την αναβάθμιση από δύο μεγάλους Οίκους Fitch και Standard & Poor's και από τρεις
μικρότερους DBRS, Scope Ratings και R&I, το επιτυχημένο placement της Εθνικής αλλά και
του deal της Ιταλικής Unicredit με την Alpha bank, το ελληνικό αφήγημα με χρέος 404,6 δισεκ.
δεν πείθει...
Σχετικά Άρθρα
Τέλος οι αυξήσεις επιτοκίων από ΕΚΤ – Στο 2,5% από 4,5% τέλη 2024 - Προσοχή στα έντοκα
έσοδα και στις μετοχές των τραπεζών
05/12/2023 - 14:17
Σε υψηλά σχεδόν 14 ετών η Intrakat – Στα 5 δισ. ευρώ το ανεκτέλεστο μετά την εξαγορά της
Άκτωρ
05/12/2023 - 11:02
Η ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή θα πωληθεί σε δύο, διεξάγεται νέο due diligence - Οι short θέσεις στις
τράπεζες θα αυξηθούν
05/12/2023 - 06:49
(upd16) Πτωτικά έκλεισε το ελληνικό χρηματιστήριο στις 1.270 μονάδες, αν και στις
δημοπρασίες οι πιέσεις περιορίστηκαν, με την επενδυτική ορατότητα να μειώνεται εκ νέου..
Παρά την αναβάθμιση από δύο μεγάλους Οίκους Fitch και Standard & Poor's και από τρεις
μικρότερους DBRS, Scope Ratings και R&I, το επιτυχημένο placement της Εθνικής αλλά και
του deal της Ιταλικής Unicredit με την Alpha bank, το ελληνικό χρηματιστήριο απέχει μόλις 5,5
% από τα υψηλά του 2023(1351,68 μονάδες ενδοσυνεδριακό 27/7/2023) καθώς το  ελληνικό
αφήγημα με χρέος 404,6 δισεκ. δεν πείθει...
Ο Γενικός Δείκτης εμφανίζει αδυναμία να επαναπροσεγγίσει  τις 1.300 μονάδες με εμφανή τα
σημάδια αδυναμίας ενώ στην ισχυρή στήριξη παραμένει ο  κινητός μέσος όρος των 200
ημερών των 1.202 και 1,181 μονάδων ( απλός και εκθετικός αντίστοιχα ).
Βραχυπρόθεσμα, το ελληνικό χρηματιστήριο ότι είχε να δώσει το έδωσε με δεδομένο ότι οι
περισσότεροι Ξένοι Θεσμικοί έκλεισαν τα βιβλία τους τον Νοέμβριο και οι συναλλαγές θα
περιοριστούν ..
Στις τράπεζες, πτωτικά έκλεισαν Πειραιώς -3,27% και Alpha Bank -2,01% από χαμηλό
ενδοσυνεδριακό -3,96% ενώ ανοδικά Εθνική +0,66% και Eurobank -0,52% από χαμηλό ημέρας
-2,41%.
Στην short της  θέση 0,56% στον τίτλο της Εθνικής επέστρεψε η QUBE RESEARCH &
TECHNOLOGIES LTD, ενώ σύμφωνα με πληροφορίες ι ετοιμάζονται short θέσεις σε 3 ακόμη
εταιρίες εκ των οποίων σε δύο ακόμη τράπεζες.
Το bankingnews εβδομάδες πριν το άνοιγμα short θέσεων είχε αποκαλύψει ότι έρχονται και οι
short στις τράπεζες...
Στα μη τραπεζικά blue chips, υποχώρησαν ΓΕΚ Τέρνα -1,82%, Motor Oil -1,45%, Viohalco
-1,28%...ενώ ανοδικά έκλεισαν Lamda +1,91%, ΕΥΔΑΠ +1,48%...
Ανοίγει μάλλον αύριο 6/12 το βιβλίο προσφορών για τη διάθεση του 10% της HelleniQ Energy
και δεν αποκλείεται να πάει και λίγο παραπάνω ατο 12%, ενώ παίρνει σειρά το εταιρικό
ομόλογο της Ideal και φυσικά η μεγάλη εισαγωγή του Ελ.Βενιζέλος.
Στο υψηλό της ημέρας έκλεισε η Intrakat +4,29%, σε νέα υψηλά, σχεδόν 14 ετών με ώθηση
από τις δηλώσεις του Αλέξανδρου Εξάρχου, μιλώντας χθες σε δημοσιογράφους.
Όπως ανάφερ, ετο μετρό Θεσσαλονίκης θα κόψει το πρώτο εισιτήριο στο τέλος του 2024, ενώ
η Άκτωρ έλαβε χρηματοδότηση 85 εκατ. ευρώ από την Intrakat για να πληρώσει υποχρεώσεις
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ενώ απέκλεισε προς το παρόν αύξηση κεφαλαίου για την Intrakat καθώς όπως είπε δεν έχει
χρηματοδοτικές ανάγκες, ενώ είπε πως ετοιμάζονται δύο σημαντικές κινήσεις, χωρίς όμως να
πει περισσότερα.
Οι Intrakat και Άκτωρ έχουν αθροιστικά ανεκτέλεστο κοντά στα 5 δισ. ευρώ και στόχος είναι να
«τρέξουν» τα έργα, με έμφαση την Ελλάδα και τη Ρουμανία που είναι οι δύο χώρες αιχμής.
Το ενδιαφέρον εστιάζεται στις νέες αποφάσεις των Κεντρικών Τραπεζών για τη νομισματική
πολιτική που αναμένονται εντός Δεκεμβρίου (FED στις 13/12 και ΕΚΤ 14/12), με τους
επενδυτές να αναμένουν να διατηρηθούν αμετάβλητα τα επιτόκια.
Με τον πληθωρισμό να υποχωρεί προς τον στόχο των κεντρικών τραπεζών ενώ η ανάπτυξη
δέχεται ισχυρές πιέσεις οι περισσότεροι οικονομολόγοι  προσδιορίζουν ότι η μείωση των
επιτοκίων θα λάβει  χώρα το α’ εξάμηνο του 2024.
Η ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή θα πωληθεί σε δύο, διεξάγεται νέο due diligence
Φαίνεται ότι υπάρχει ξανά κινητικότητα στον όμιλο της ΤΕΡΝΑ Ενεργειακής αφού με βάση
πληροφορίες οι Άραβες και η First Sentier έχουν συμφωνήσει στην από κοινού διεκδίκηση της
ΤΕΡΝΑ Ενεργειακής με στόχο 18,3 με 18,8 ευρώ.
Με βάση ορισμένες πληροφορίες το σχήμα της First Sentier και Αράβων – είναι κοινό σχήμα
πλέον – θα πάρει έως και το 90% της εταιρίας και το 10% θα κρατήσει ο βασικός μέτοχος είτε
ως ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ είτε ως Γ. Περιστέρης.
Μάλιστα έχει ξεκινήσει νέος οικονομικός έλεγχος ή due diligence από τους ενδιαφερομένους...
στην ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή.
Η ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή αξίζει σήμερα 1,86 δισεκ. με τιμή στα 15,76 ευρώ αλλά το deal θα κλείσει
στην πάνω ζώνη των 18 ευρώ.
Δεν αποκλείεται να δούμε κάποια κινητικότητα τις επόμενες εβδομάδες στην μετοχή αφού ο
Περιστέρης ο βασικός μέτοχος θα ήθελε να δει τιμή πέριξ των 19,5 ευρώ…
Η First Sentier θα αποκτήσει το πλειοψηφικό ποσοστό πάνω από 50% και οι Άραβες
τουλάχιστον 30%....
Η κοινή διεκδίκηση της ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή από First Sentier και Άραβες διευκολύνει τα μέγιστα
το σχέδιο χρηματοδότησης και σίγουρα έχει το πράσινο φως από τις ελληνικές τράπεζες που
είχαν υποβάλλει πρόταση χρηματοδότησης που δεν ικανοποιούσε όλες τις πλευρές…
Οι τραπεζίτες πάντως δηλώνουν πιο αισιόδοξοι πλέον και με νόημα τονίζουν «αυτό θα είναι
καλό deal»
Με την κοινή κάθοδο First Sentier και Αράβων και η Κυβέρνηση αισθάνεται άνετα αφού Άραβες
και Αμερικανοί δεν διάγουν και την καλύτερη περίοδο…
Στα 18,8 ευρώ τιμή η ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή θα αποτιμάται συνολικά 2,22 δισεκ. ευρώ από 1,88
δισεκ. σήμερα ή premium 18% περίπου…
Capital Link : 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη Νέα
Υόρκη  
Μετά το επενδυτικό roadshow που διοργάνωσε η Morgan Stanley στο Λονδίνο, στις 27-28
Νοεμβρίου με συμμετοχή περοσσοτέρων από 30 ελληνικές εταιρείες, σειρά έχει το 25ο Ετήσιο
Συνέδριο Capital Link Invest in Greece στη Νέα Υόρκη στις 11 Δεκεμβρίου, όπου  21
εισηγμένες θα έχουν συναντήσεις με ξένους επενδυτές με βασικό θέμα την επιτάχυνση των
επενδύσεων για τη διατήρηση της ανάπτυξης.
Οι  24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών είναι  :
Athens Exchange Group - Aegean Airlines - Alpha Bank - EYDAP -Attica Bank - AUTO
HELLAS - AVAX Group -Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group -
HELLENiQ ENERGY Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group -
MYTILINEOS - National Bank of Greece - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank -
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PRODEA Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC- Cosmos Health, Inc.
(NASDAQ: COSM)  
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες:  1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank,  και από τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.  
Η πορεία της ελληνικής χρηματιστηριακής αγοράς στη σημερινή συνεδρίαση
Με αρνητικά πρόσημα ξεκίνησε η χρηματιστηριακή αγορά με τον Γενικό Δείκτη -0,13% και τον
Τραπεζικό Δείκτη στο -0,40%.
Στο πρώτο πεντάλεπτο, οι βασικοί δείκτες κατέγραψαν τα υψηλά της ημέρας, με τον Τραπεζικό
Δείκτη στο +0,35% και ο Γενιός Δείκτης στο +0,10%.
Περί τις 13:00, εντάθηκαν οι πιέσεις στις τράπεζες, με Πειραιώς -4,01% και Alpha Bank -3,96%
αλλά  και στο σύνολο σχεδόν των μη τραπεζικών blue chips, με Μυτιληναίο -2,73%, ΔΕΗ, ΟΤΕ
-1,5%..και ο Τραπεζικός Δείκτης κατέγραψε το χαμηλό της ημέρας στο -2,46% και ο Γενικός
Δείκτης στο -1,36%.
Ο Γενικός Δείκτης στο ελληνικό χρηματιστήριο έκλεισε με πτώση -0,39% στις 1.270 μονάδες
έχοντας υψηλό στις 1.276,64 μονάδες και χαμηλό τις 1.258,03 μονάδες.
Ο τζίρος και ο όγκος συναλλαγών σε ικανοποιητικά επίπεδα συμπεριλαμβανομένων και των
πακέτων.
 Αναλυτικότερα, η αξία συναλλαγών διαμορφώθηκε στα 99,5 εκατ. ευρώ, εξ αυτών τα 19,4
εκατ. ευρώ σε πακέτα o όγκος στα 32,6 εκατ. τεμάχια εκ των οποίων τα 27,5 εκατ. να
διακινούνται στις τράπεζες.
Προσυμφωνημένες συναλλαγές αξίας 19,4 εκατ. ευρώ και όγκου 9,5 εκατ. τεμαχίων
πραγματοποιήθηκαν στο ελληνικό χρηματιστήριο.
Ειδικότερα, η Alpha Bank 1,99 τεμαχία αξίας 3,02 εκατ. ευρώ, η Eurobank διακίνησε 6,6 εκατ.
τεμάχια αξίας 10,9 εκατ. ευρώ και η Εθνική 275 χιλ. τεμάχια αξίας 1,67 εκατ. ευρώ,.
Η ΔΕΗ 70 χιλ. τεμάχια αξίας 749 χιλ. ευρώ και ο ΟΤΕ 110 χιλ. τεμάχια αξίας 1,43 εκατ. ευρώ.
Η  Aegean  25 χιλ. τεμάχια αξίας 285 χιλ. ευρώ και η Intrakat  412 χιλ. τεμάχια αξίας 1,36 εκατ.
ευρώ.
Τα τεχνικά σημεία
Ο Γενικός Δείκτης έκλεισε στις 1.270 μονάδες, με πρώτη στήριξη τις 1.250 μονάδες και
ακολουθεί η ισχυρή στήριξη των 1.202 μονάδων ( απλός ΚΜΟ των 200 ημερών ) και των 1.181
μονάδων ( εκθετικός ΚΜΟ των 200 ημερών).
Στην πρώτη αντίσταση βρίσκονται οι 1.300 μονάδες και ακολουθούν οι 1.325 και οι 1.350
μονάδες.
Ο Τραπεζικός Δείκτης έκλεισε στην πρώτη στήριξη των 1.050 μονάδων και ακολουθούν οι
1.000 μονάδες και η ισχυρή στήριξη των 952 μονάδων ( απλός ΚΜΟ των 200 ημερών ) και των
932 μονάδων  ( ο εκθετικός ΚΜΟ των 200 ημερών ).
Στην πρώτη αντίσταση βρίσκονται οι 1.100 μονάδες  και ακολουθούν οι 1.120 και οι 1.150
μονάδες.
Βελτίωση στα ομόλογα, το 10ετές ελληνικό στο 3,41%  - Το spread με την Ιταλία στις -61 μ.β.
Βελτίωση καταγράφεται στην αγορά ομολόγων της Ευρωζώνης, καθώς αυξάνονται οι
προσδοκίες των επενδυτών ότι οι Κεντρικές τράπεζες έχουν ολοκληρώσει σε μεγάλο βαθμό
την αύξηση των επιτοκίων και θα αρχίσουν να μειώνουν το επόμενο έτος.
Οι πρώτες εκτιμήσεις για τον πληθωρισμό του Νοεμβρίου σε Ευρωζώνη έδειξαν υποχώρηση
στο 2,4% από 2,9% τον Οκτώβριο ενώ ο δείκτης προσωπικών καταναλωτικών δαπανών
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(PCE) στις ΗΠΑ ενισχύθηκε σε ετήσια  βάση τον Οκτώβριο κατά 3%  με βραδύτερο ρυθμό
έναντι 3,4% τον Σεπτέμβριο.
Σημειώνεται ότι το επίπεδο αυτό είναι το χαμηλότερο από το 2021.
Ο στόχος ήταν να μειωθεί ο πληθωρισμός στο 2% αλλά ο πληθωρισμός ως νομισματικό
φαινόμενο κατάφερε να τιθασευτεί λόγω της επερχόμενης ύφεσης στην Γερμανία και άλλες
ισχυρές χώρες και βεβαίως στο γεγονός ότι κανένα από τα τοξικά προγράμματα ποσοτικής
χαλάρωσης δεν είναι ενεργά…
Σύμφωνα με καλά ενημερωμένες πηγές η ΕΚΤ σταματάει πλήρως τις αυξήσεις των επιτοκίων
και από τα μέσα του 2024 θα ξεκινήσει τις μειώσεις με στόχο το βασικό παρεμβατικό να
μειωθεί από 4,5% σε 3%.
Θυμίζουμε ότι το βασικό παρεμβατικό επιτόκιο διαμορφώνεται στο 4,5%, το επιτόκιο οριακής
χρηματοδότησης στο 4,75% και το αποδοχής καταθέσεων στο 4%.
Για να μειωθεί σε διάστημα 6 μηνών 2% σημαίνει ότι η ΕΚΤ από το Καλοκαίρι 2024 έως τέλη
2024 θα προβεί σε 4 μειώσεις 0,50% η κάθε μια οδηγώντας το βασικό παρεμβατικό επιτόκιο
στο 2,5% από 4,5%.
Το ελληνικό 10ετές ομόλογο βρίσκεται στο 3,41% και το 10ετές ιταλικό 4,02% με το μεταξύ
τους spread στις -61 μονάδες βάσης.
Βελτίωση καταγράφεται και στα αμερικανικά ομόλογα, με το 10ετές στο 4,21% και το 2ετές στο
4,62%, με την αντιστροφή της καμπύλης απόδοσης να παραμένει. Τα ομόλογα μεγαλύτερης
διάρκειας τείνουν να έχουν υψηλότερες αποδόσεις για να αντισταθμίσουν τους υψηλότερους
κινδύνους που συνεπάγεται η αγορά τους.
Υπό τη σκιά της αναταραχής της Μέσης Ανατολή, η ελληνική οικονομία αναβαθμίστηκε από
την Standard & Poor's, μετά την επενδυτική βαθμίδα της Scope Ratings και της DBRS.
Επίσης, η Moody's προέβη σε διπλή αναβάθμιση και υπολείπεται ένα σκαλοπάτι κάτω από την
επενδυτική βαθμίδα.
Η Fitch, όπως αναμενόταν, αναβάθμισε την Παρασκευή 1η Δεκεμβρίου 2023 την Ελλάδα σε
επενδυτική βαθμίδα ΒΒΒ- με σταθερές προοπτικές.
Η επενδυτική βαθμίδα παρουσιάστηκε ως εθνικός στόχος ήταν μια ντροπιαστική αναφορά…
εθνικός στόχος είναι μια συλλογική οικονομική και κοινωνική προσπάθεια πολιτικοί μας
πραγματικά είναι τραγικά κατώτεροι των περιστάσεων… που κατασκευάζουν μύθους…
Η αναβάθμιση σε επενδυτική βαθμίδα σε μια φυσιολογική οικονομία… είναι ένα σπουδαίο
γεγονός.
Όμως μετά την καταστροφή που επέφεραν τα προγράμματα ποσοτικής χαλάρωσης της ΕΚΤ
στις οικονομίες, οι αξιολογήσεις έχασαν την σημασία τους…
Τι νόημα έχει η επενδυτική βαθμίδα όταν η Ελλάδα δανειζόταν πριν μήνες με επιτόκια 0,54%
στο 10ετές ομόλογο, ενώ σήμερα βρίσκεται πλησίον του 3,50% ενώ τέλος Σεπτεμβρίου η
απόδοση σκαρφάλωσε στο 4,50%.
Ήδη η Ελλάδα συμμετέχει ακόμη στο πρόγραμμα Πανδημίας ήταν ένα τοξικό πρόγραμμα
ποσοτικής χαλάρωσης που έβαλαν και την Ελλάδα από το παράθυρο… όπου «απολάμβανε»
τα οφέλη της επενδυτικής βαθμίδας… χωρίς να διαθέτει επενδυτική βαθμίδα.
Έτσι η ΕΚΤ αγόρασε ελληνικό χρέος 40 δισεκ.
Να θυμίσουμε ότι σε σύνολο 402 δισεκ. ελληνικού χρέους και εξαιρώντας τα έντοκα
γραμμάτια… μόνο 48 δισεκ. ελληνικού χρέους είναι ελεύθερα διαπραγματεύσιμο, π.χ. στους
μηχανισμούς στήριξης της ΕΕ χρωστάμε δάνεια 233 δισεκ. ευρώ.
Παρ΄ ότι οι επενδυτές μας κρίνουν για 48 δισεκ. η Ελλάδα έχει την δεύτερη ακριβότερη
τιμολόγηση ως προς τον ελληνικό κίνδυνο στην ευρωζώνη… δεν το λες επιτυχία.
Οπότε η αναβάθμιση σε επενδυτική βαθμίδα αφορά 47 δισεκ. ελληνικού χρέους και είναι μια
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κίνηση εκ του ασφαλούς…
Οι οίκοι αξιολόγησης δεν θα γελοιοποιηθούν όπως το 2008 και 2009 που βαθμολογούσαν την
Ελλάδα σε κλίμακες επενδυτικής βαθμίδας εκτός πραγματικότητας…
Οπότε οι οίκοι αξιολόγησης δεν μας κάνουν και κανένα δώρο αφού το ρίσκο αξιολόγησης που
αναλαμβάνουν είναι ασήμαντο.
Μπορεί η Ελλάδα να στόχευε στην ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας, προκειμένου τα
ελληνικά ομόλογα να είναι επιλέξιμα στα προγράμματα αγοράς τίτλων της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας  ωστόσο η  Christine Lagarde, επικεφαλής της Ευρωπαϊκής Κεντρικής
Τράπεζας, στη τελευταία συνεδρίαση της ΕΚΤ στην Αθήνα, ανέφερε ότι δεν υπάρχει κάποιο
πρόγραμμα τώρα που να χρειάζεται να είναι επιλέξιμα τα ελληνικά ομόλογα.
Το μόνο πρόγραμμα που "τρέχει" η ΕΚΤ είναι αυτό του PEPP, δηλαδή το πρόγραμμα λόγω της
πανδημίας, στο οποίο ήταν ούτως ή άλλως επιλέξιμα τα ελληνικά ομόλογα.
Ο Watsa (Fairfax) δηλώνει ότι θα αρχίσει να σκέπτεται πωλήσεις στην Eurobank στα 3 ευρώ ή
όταν θα κερδίζει 2,5 δισεκ.
Ο Watsa o επικεφαλής του καναδικού fund Fairfax που είναι μέτοχος με 33% στην Eurobank
έχει δηλώσει ανεπίσημα ότι βλέπει την μετοχή της Eurobank... στα 2,5 με 3 ευρώ από 1,64
ευρώ την τρέχουσα περίοδο…
Αξίζει να αναφερθεί ότι το ιστορικό κόστος κτήσης των μετοχών της Eurobank είναι 2,52 ευρώ
αλλά το αναπροσαρμοσμένο κόστος κτήσης μετά την ενσωμάτωση της Grivalia είναι στα 0,96
ευρώ.
Το Fairfax είναι ένας δηλωμένος μακροπρόθεσμος επενδυτής, που στάθηκε δίπλα στην
Eurobank ακόμη και στην σκοτεινή περίοδο όπου υπήρχε μεγάλη αβεβαιότητα για την τύχη του
ελληνικού τραπεζικού συστήματος.
Ωστόσο η διοίκηση Καραβία - Ιωάννου κατάφερε εν μέσω Συμπληγάδων να ξεπεράσει τα
εμπόδια και η Eurobank να καταστεί η τράπεζα με την υψηλότερη κερδοφορία και την
υψηλότερη αποτίμηση στο ελληνικό χρηματιστήριο.
Η επιτυχία αυτή, επισκίασε και το μεγάλο deal του Χρυσικού στα ακίνητα με το Fairfax.
Οι υπεραξίες από την Ελλάδα ξεπερνούν τα 2,2 δισεκ.
Φθάνοντας στο σήμερα το Fairfax κατέχει το 33% της Eurobank, κατέχει mezzanine ομόλογα,
κατέχει κρατικά ομόλογα, στρατηγικό ποσοστό στην Eurolife, στον Μυτιληναίο κ.α.
Το Fairfax είναι ένας δηλωμένος μακροπρόθεσμος επενδυτής και κερδισμένος επενδυτής από
την Ελλάδα.
Εκτιμάται ότι από την Ελλάδα οι υπεραξίες που αποκομίζει είναι 2,2 δισεκ.
Ωστόσο μια από τις πιο κερδοφόρες επενδύσεις του Fairfax είναι πλέον η Eurobank αφού από
1,18 δισεκ. που έχει επενδύσει – αρχική επένδυση 942 δισεκ ευρώ και ιστορικό κόστος κτήσης
2,52 ευρώ – η αποτίμηση του 33% των μετοχών ή 1,226 δισεκ. μετοχές που κατέχει αποτιμάται
στα 2 δισεκ. δηλαδή κέρδος 780 εκατ ευρώ.
Όπως τονίσαμε το Fairfax είναι μακροπρόθεσμος επενδυτής, για το ορατό μέλλον δεν
σχεδιάζει πωλήσεις αλλά όπως έχει δηλώσει ο Watsa θα έβλεπε την μετοχή… της Eurobank
στα 2,5 με 3 ευρώ τα επόμενα χρόνια….
Όποτε φθάσει λοιπόν στα 3 ευρώ η αξία του χαρτοφυλακίου της Fairfax στην Eurobank θα
αξίζει 3,5 με 3,7 δισεκ. ευρώ οπότε θα μιλάμε για κέρδος 2,5 δισεκ. πλέον των κεφαλαίων που
έχουν επενδυθεί…
Εάν η Eurobank φθάσει στα 3 ευρώ π.χ. προς τα τέλη του 2025 με την ένταξη του ελληνικού
χρηματιστηρίου στις ώριμες αγορές στους δείκτες της Morgan Stanley Capital International θα
αξίζει στο χρηματιστήριο 11 δισεκ. από 6,1 δισεκ. της τρέχουσας περιόδου… οπότε τότε το
Fairfax θα αρχίσει να σκέπτεται να πωλήσει ένα ποσοστό π.χ. το 33% να μειωθεί στο 20%
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αλλά και πάλι να διατηρήσει ένα στρατηγικό ποσοστό.
Οπότε πωλήσεις του Fairfax βλέπουμε όταν το ελληνικό χρηματιστήριο αναβαθμιστεί σε ώριμη
αγορά.
Για την χρήση 2023 θα διανείμει 0,10 ευρώ ανά μετοχή που μόνο για το Fairfax σημαίνει 122
εκατ ευρώ και για την χρήση 2024 σημαίνει διανομή του 30% των κερδών δηλαδή περίπου
0,12 ευρώ ανά μετοχή…
Με βάση ενδείξεις μέσα με τέλη Ιανουαρίου 2024 θα ακυρώσει το 1,4% των ιδίων μετοχών που
απέκτησε από το Ταμείο Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας και δεν σχεδιάζει άλλη επαναγορά
εντός του 2024 αφού θα εστιάσει στην δημόσια πρόταση της Ελληνικής Τράπεζας Κύπρου για
την οποία εκτιμάται ότι θα έχει επενδύσει συνολικά 650 με 680 εκατ και θα προσδοκάει κέρδη
300 εκατ ετησίως…
Πτώση στις ασιατικές αγορές
Πτωτικά έκλεισαν σήμερα 5/12 οι ασιατικές αγορές,  με επίκεντρο την απόφαση της Reserve
Bank of Australia για τα επιτόκια και στους οικονομικούς δείκτες της Ιαπωνίας και της Κίνας.
Αναλυτικά η κεντρική τράπεζα της Αυστραλίας διατήρησε σταθερά τα επιτόκια, ενώ στο
μέτωπο των δεδομένων, ο PMI υπηρεσιών της Ιαπωνίας έδειξε συνολική ανάπτυξη στον τομέα
τον Νοέμβριο, αλλά κάτω από τις προσδοκίες, ενώ η δραστηριότητα των υπηρεσιών της Κίνας
ξεπέρασε τις προβλέψεις.
 Οι συμμετέχοντες στην αγορά αναμένουν τώρα τη δημοσιοποίηση του δείκτη καταναλωτικής
εμπιστοσύνης της Ιαπωνίας.
Αναλυτικά, ο δείκτης Nikkei στην Ιαπωνία έκλεισε στο -1,33%, ο δείκτης Shanghai στην Κίνα
στο -1,67%, ο δείκτης Hang Seng στο Χονγκ Κονγκ στο -2,07%, ο δείκτης KOSPI στη Ν. Κορέα
στο -0,82% και ο δείκτης S&P/ASX 200 στην Αυστραλία στο -0,89%.
Ήπιες μεταβολές στις ευρωπαϊκές αγορές
Ήπιες μεταβολές  καταγράφονται σήμερα 5/12 στα ευρωπαικά χρηματιστήρια, με επίκεντρο τις
νεότερες εκθέσεις για τους τομείς των υπηρεσιών,  της μεταποίησης στη Γερμανία και τις τιμές
παραγωγού στην Ευρωζώνη
Ο Composite PMI Output Index της Ευρωζώνης, ο οποίος μετρά τις υπηρεσίες και τη
μεταποιητική επιχειρηματική δραστηριότητα στην περιοχή, διαμορφώθηκε στις 47,6 τον
Νοέμβριο, σημειώνοντας άνοδο 1,1 μονάδας δείκτη από τον προηγούμενο μήνα και φθάνοντας
σε υψηλό τεσσάρων μηνών,Ωστόσο, ο αριθμός ήταν κάτω από το ουδέτερο σημείο των 50
μονάδων για έκτο συνεχόμενο μήνα.
Ο Δείκτης Δραστηριότητας Υπηρεσιών PMI τον Νοέμβριο ήταν επίσης υψηλότερος από την
ένδειξη του προηγούμενου μήνα, διαμορφωμένος στο 48,7, σημειώνοντας άνοδο κατά 0,9
μονάδες δείκτη από τον Οκτώβριο, φθάνοντας σε υψηλό δύο μηνών.
Οι τιμές παραγωγού της Ευρωζώνης αυξήθηκαν κατά 0,2% τον Οκτώβριο σε σύγκριση με τον
Σεπτέμβριο, σύμφωνα με την τελευταία έκθεση της Eurostat την Τρίτη. Ο Δείκτης Τιμών
Παραγωγού (ΔΤΠ) αυξήθηκε κατά 0,2% σε μηνιαία βάση και στην Ευρωπαϊκή Ένωση. Σε
σύγκριση με τον Οκτώβριο του 2022, οι τιμές παραγωγού μειώθηκαν κατά 9,4% στη ζώνη του
ευρώ και 8,7% στην ΕΕ.
Πτώση -213% καταγράφεται στο φυσικό αέριο, με το ολλανδικό TTF Ιανουαρίου στα 39,25
ευρώ.
Ανοδικά κινούνται  οι τιμές πετρελαίου, με τη τιμή του brent να διαμορφώνεται στα 78,53 δολ.
το βαρέλι στο +0,65% και του αμερικανικού αργού στα 73,45 δολ. το βαρέλι στο +0,60%.
Ειδικότερα, ο δείκτης Dax στη Γερμανία βρίσκεται στο +0,40%, ο δείκτης CAC στο Παρίσι στο
+0,40%, ο δείκτης FTSE MIB στο Μιλάνο στο +0,10%, ο δείκτης IBEX 35 στην Ισπανία στο
+0,50% ενώ ο FTSE 100 στο Λονδίνο στο -0,45%.
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Στη Wall Street, ο Dow Jones κινείται στο -0,30%, ο S&P 500 στο -0,30%, ο Nasdaq στο
-0,40% και το ETF GREC στο -1,16% ( 36,54 δολ. ).
Μεικτά πρόσημα στις τράπεζες με ικανοποιητικές τις συναλλαγές
Με μεικτά πρόσημα έκλεισαν οι τράπεζες, με ικανοποιητικές τις συναλλαγές
συμπεριλαμβανομένων και των πακέτων..
Η Εθνική έκλεισε στα 6,10 ευρώ, με άνοδο +0,66% με όγκο 2,5 εκατ. τεμάχια και
κεφαλαιοποίηση 5,58 δισ.ευρώ.
Σημειώνουμε ότι ιστορικό χαμηλό κλείσιμο της Εθνικής σημειώθηκε 11 Φεβρουαρίου του 2016
στα 0,008 ευρώ προ RS ή 0,12 ευρώ μετά reverse split (στις 15 παλαιές 1 νέα) ενώ το
ενδοσυνεδριακό χαμηλό στο 0,0066 προ RS ή 0,099 μετά reverse split.
Με το νέο reverse split στις 10 παλαιές 1 νέα στις 3 Σεπτεμβρίου 2018 το ιστορικό χαμηλό
κλείσιμο προσαρμόστηκε στα 1,20 ευρώ ενώ το ενδοσυνεδριακό στα 0,99 ευρώ.
Ας σημειωθεί ότι το νέο χαμηλό ιστορικό της Εθνικής πραγματοποιήθηκε στις 17/3/2020 στα
0,8150 ευρώ.
Η τιμή της αύξησης κεφαλαίου των 2,5 δισ. ευρώ στα 2,20 ευρώ, σε σχέση με τα 4,29 ευρώ της
αύξησης του 2013 ενώ η ΑΜΚ του 2015 υλοποιήθηκε στα 0,02 ευρώ προ RS ή 0,30 ευρώ μετά
RS.
Το warrant της Εθνικής που ξεκίνησε με τιμή εκκίνησης 6,823 ευρώ είχε τελευταία τιμή 0,0010
ευρώ και τέθηκε εκτός διαπραγμάτευσης οριστικά.
Η Alpha Βank έκλεισε στα 1,51 ευρώ, με πτώση -2,01%, με όγκο 8,8 εκατ. τεμάχια και
κεφαλαιοποίηση 3,55 δισεκ. ευρώ.
Σημειώνουμε ότι το ιστορικό χαμηλό κλείσιμο της Alpha Βank είνα ι στα 1,16 ευρώ ή προ RS
στα 0,0232 ευρώ και σημειώθηκε στις 11 Φεβρουαρίου του 2016(στις 50 παλαιές 1 νέα) ενώ το
ενδοσυνεδριακό χαμηλό στο 0,01898 προ RS ή 0,949 μετά reverse split.
Ας σημειωθεί ότι το νέο ιστορικό χαμηλό κλείσιμο της Alpha Bank πραγματοποιήθηκε στις
2/11/2020 στα 0,4250 ευρώ ενώ το ενδοσυνεδριακό χαμηλό στις 30/10/2020 στα 0,4032 ευρώ.
Η τιμή της αύξησης κεφαλαίου του 2013 ήταν 0,44 ευρώ και του 2014 στα 0,65 ευρώ ενώ η
τιμή της ΑΜΚ του 2015 ήταν στα 0,04 ευρώ προ reverse split ή 2 ευρώ μετά το reverse split.
Το warrant της Alpha Βank που ξεκίνησε με πρώτη τιμή εκκίνησης τα 1,45 ευρώ βρέθηκε στα
0,0010 ευρώ όπου και σταμάτησε πλέον να διαπραγματεύεται.
Η Πειραιώς έκλεισε στα 3,1340 ευρώ, με πτώση -3,27%, με όγκο 3,04 εκατ. τεμάχια και
κεφαλαιοποίηση στα 3,92 δισ. ευρώ.
Σημειώνουμε ότι ιστορικό χαμηλό της Πειραιώς σημειώθηκε 11 Φεβρουαρίου του 2016 στα
0,0008 ευρώ προ RS ή 0,081 ευρώ μετά reverse split ( στις 100 παλαιές 1 νέα) ενώ το
ενδοσυνεδριακό χαμηλό ήταν 0,00067 πρ0 RS ή 0,067 ευρώ μετά RS.
Με το νέο reverse split στις 20 παλαιές 1 νέα δωρεάν τον Ιούλιο 2017 το ιστορικό χαμηλό
κλείσιμο προσαρμόστηκε στα 1,62 ευρώ ενώ το ενδοσυνεδριακό στα 1,34 ευρώ..
Το νέο ιστορικό χαμηλό της Πειραιώς πραγματοποιήθηκε στις 14/7/2022 στα 0,04303 ευρώ ή
0,71 ευρώ μετά το τελευταίο reverse split στις 16,5 παλαιές 1 νέα (14/4/2021).
Η τιμή της αύξησης κεφαλαίου του 2013 ήταν 1,71 ευρώ και του 2014 στα 1,70 ευρώ και η
ΑΜΚ του 2015 στα 0,003 ευρώ προ reverse split ή 0,30 ευρώ μετά RS.
Το warrant της Πειραιώς που είχε αρχική τιμή εκκίνησης όταν πρωτοξεκίνησε τα 0,8990 ευρώ
σταμάτησε να διαπραγματεύεται και είχε τελευταία τιμή στα 0,0010 ευρώ.
Η Eurobank έκλεισε στα 1,65 ευρώ, με άνοδο +0,52%, με όγκο 10,2 εκατ. τεμάχια και
κεφαλαιοποίηση 6,13 δισ. ευρώ.
Το ιστορικό ενδοσυνεδριακό χαμηλό στην Eurobank σημειώθηκε στις 11 Φεβρουαρίου του
2016 στα 0,002410 ευρώ προ RS ή 0,2410 ευρώ μετά RS (στις 100 παλαιές 1 νέα).
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Η Optima έκλεισε στα 7,66 ευρώ, με πτώση -2,05%, με όγκο 24 χιλ. τεμάχια και
κεφαλαιοποίηση 564 δισ. ευρώ.
Η μετοχή της Τράπεζας Κύπρου στα 3,33 ευρώ, με άνοδο +1,52% και κεφαλαιοποίηση 1,47
δισεκ. ευρώ.
Από τις 10 Ιανουαρίου του 2017 η μετοχή της Κύπρου έχει διαγραφεί από το ελληνικό
χρηματιστήριο και διαπραγματεύεται σε Κύπρο και Λονδίνο.
Η Attica Bank έκλεισε στα 10,72 ευρώ, με πτώση -1,65% και κεφαλαιοποίηση 536 εκατ. ευρώ.
Το ιστορικό χαμηλό της Attica Βank είναι στα 0,0660 ευρώ μετά το RS και προ reverse split
0,001255 ευρώ και σημειώθηκε στις 21 Δεκεμβρίου του 2017.
Η μετοχή της Τράπεζας της Ελλάδος έκλεισε στα 14,75 ευρώ, με άνοδο +0,34% και
κεφαλαιοποίηση 293 δισ. ευρώ.
Απώλειες στα μη τραπεζικά blue chips με ικανοποιητικές συναλλαγές
Πτωτικά έκλεισε η πλειονότητα των μη τραπεζικών μετοχών του FTSE 25, με ικανοποιητικές τις
συναλλαγές .
Την μεγαλύτερη πτώση κατέγραψαν ΓΕΚ Τέρνα, Motor Oil, Viohalco, ΟΤΕ....
Στον αντίποδα ανοδικά έκλεισαν Lamda, ΕΥΔΑΠ, Quest ...
Η Coca Cola έκλεισε στα 25,80 ευρώ, αμετάβλητη και κεφαλαιοποίηση στα 9,61 δισ. ευρώ και
βρίσκεται στην 1η θέση των κεφαλαιοποιήσεων στο ελληνικό χρηματιστήριο.
Ο ΟΤΕ έκλεισε στα 13,04 ευρώ, με πτώση -1,21% και αποτίμηση 5,56 δισ. ευρώ και βρίσκεται
στη 2η θέση των κεφαλαιοποιήσεων.
Ο ΟΠΑΠ έκλεισε στα 14,97 ευρώ, με άνοδο +1,42% και αποτίμηση 5,54 δισ. ευρώ και
βρίσκεται στην 3η θέση των κεφαλαιοποιήσεων.
Η ΔΕΗ έκλεισε στα 10,64 ευρώ, με πτώση -1,02% και αποτίμηση 4,06 δισ. ευρώ.
Ο Titan Cement International έκλεισε στα 19,78 ευρώ, αμετάβλητος και κεφαλαιοποίηση 1,55
δισ.ευρώ.
Η ΓΕΚ Τέρνα έκλεισε στα 12,96 ευρώ, με πτώση -1,82% και κεφαλαιοποίηση 1,34 εκατ. ευρώ.
Η Τέρνα Ενεργειακή έκλεισε στα 15,76 ευρώ, με πτώση -1,19% και κεφαλαιοποίηση 1,86 εκατ.
ευρώ.
Η μετοχή των ΕΛΠΕ έκλεισε στα 7,45 ευρώ, αμετάβλητη και κεφαλαιοποίηση 2,28 δισ. ευρώ.
Η μετοχή της Motor Oil έκλεισε στα 24,48 ευρώ, με πτώση -1,45% και κεφαλαιοποίηση 2,71
δισ. ευρώ.
Η μετοχή της Jumbo έκλεισε στα 24,54 ευρώ, με πτώση -0,41% και κεφαλαιοποίηση 3,34 δισ.
ευρώ.
Ο Μυτιληναίος έκλεισε στα 36,38 ευρώ, με πτώση -0,60% και κεφαλαιοποίηση 5,20 δισεκ.
ευρώ.
Η ΕΥΔΑΠ  έκλεισε στα 6,18 ευρώ, με άνοδο +1,48% και κεφαλαιοποίηση 658 εκατ. ευρώ.
Η ΕΛΒΑΛΧΑΚΟΡ έκλεισε στα 1,88 ευρώ, αμετάβλητη και  κεφαλαιοποίηση 705 εκατ. ευρώ.
Η MIG (που είναι εκτός FTSE 25) έκλεισε στα 5,08 ευρώ, με άνοδο +3,67% και
κεφαλαιοποίηση 159 εκατ. ευρώ.
Βελτίωση στα ομόλογα, το 10ετές στο 3,41% - Το spread με την Γερμανία στις 113 μ.β.
Βελτίωση καταγράφεται σήμερα 5/12 στην αγορά ομολόγων της Ευρωζώνης.
Το ελληνικό 10ετές ομόλογο βρίσκεται στο 3,41% και το 10ετές ιταλικό 4,02% με το μεταξύ
τους spread στις -61 μονάδες βάσης.
Το spread η διαφορά απόδοσης μεταξύ ελληνικών 10 ετών και γερμανικών ομολόγων
διαμορφώνεται στις 113 μονάδες βάσης από 117 μονάδες βάσης.
Το ελληνικό CDS στο 5ετές που αποτελεί και το benchmark, σήμερα διαμορφώνεται στις 73
μονάδες βάσης.
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Ως μέτρο σύγκρισης αναφέρεται ότι το CDS της Αργεντινής βρίσκεται στις 1.030 μονάδες
βάσης.
Θυμίζουμε ότι τα επίπεδα ρεκόρ μετά το PSI+ στην Ελλάδα σημειώθηκαν στις 8 Ιουλίου του
2015 στις 8700 μ.β.
Το CDS δουλεύει ως εξής….
Για κάθε 10 εκατ δολάρια έκθεση σε ελληνικό χρέος, ένας επενδυτής που θέλει να
αντισταθμίσει τον κίνδυνο χώρας αγοράζει ένα παράγωγο το CDS και πληρώνει π.χ. για την
Ελλάδα σήμερα απόδοση 0,73% ή 73 χιλ. δολάρια ασφάλιστρο ανά 10 εκατ δολ. επενδυτική
θέση στο ελληνικό χρέος.
Το spread Ελλάδος – Ιταλίας βρίσκεται στις -61 μονάδες βάσης.
Έναντι της Πορτογαλίας το spread με την Ελλάδα διαμορφώνεται στις 49 μονάδες βάσης.
Βελτίωση στα ομόλογα της Ευρωζώνης
Βελτίωση καταγράφεται  σήμερα 5/12 στα ομόλογα της Ευρωζώνης.
Το Ιταλικό 10ετές διαμορφώνεται σήμερα 5 Δεκεμβρίου του 2023 στο 4,02%.
Το 10ετές γερμανικό ομόλογο βρίσκεται σήμερα 5/12/2023 στο 2,28%..
Οι αποδόσεις των ευρωπαϊκών ομολόγων διαμορφώνονται ως εξής….
Η Ιρλανδική 10ετία λήξης 2028 εμφανίζει απόδοση στο 2,61% με το ιστορικό χαμηλό -0,333%
σημειώθηκε στις 15 Δεκεμβρίου 2020.
Το 10ετές Πορτογαλικό ομόλογο λήξης Οκτωβρίου 2028 έχει απόδοση 2,92% με ιστορικό
χαμηλό στο -0,062% που σημειώθηκε στις 15 Δεκεμβρίου 2020.
Το Ισπανικό 10ετές έχει απόδοση 3,28% με το ιστορικό χαμηλό στο -0,02% που σημειώθηκε
στις 16 Δεκεμβρίου 2020.
Στην Ιταλία το 10ετές ομόλογο λήξης 1η Αυγούστου του 2029 έχει απόδοση 4,02% και με
ιστορικό χαμηλό 0,4260% στις 12 Φεβρουαρίου του 2021.
Αξίζει να αναφερθεί ότι η Κύπρος έκδωσε 10ετές ομόλογο με επιτόκιο 2,32% και η τρέχουσα
απόδοση του είναι 3,39%.
Το ιστορικό χαμηλό σημειώθηκε στις 15 Δεκεμβρίου 2020 στο 0,088%.
www.bankingnews.gr
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο Συνέδριο που θα πραγματοποιηθεί την Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, με φυσική παρουσία, στο
Metropolitan Club, συμμετέχουν κορυφαίοι Αμερικανοί και διεθνείς επενδυτές, διεθνείς &
ελληνικές επιχειρήσεις, διεθνείς τράπεζες & οργανισμοί, ανώτερα κυβερνητικά στελέχη από
Ελλάδα & Αμερική
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα, όπως αναφέρει σε ανακοίνωσή της η εταιρεία, «με μεγάλη υπερηφάνεια και
συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτού
του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο
εξωτερικό. Με τίτλο «Accelerating Investments for Sustainable Growth» το ετήσιο Συνέδριο
«Capital Link Invest in Greece Forum» θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023
στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ
η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας.
Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις
ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην ελληνική αγορά.
Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον εκσυγχρονισμό και
τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες επενδύσεις. Θετικοί
καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα δυνατά
σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η ελληνική
οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
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Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από:
-τις μεγαλύτερες ελληνικές τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank –
Εθνική – Πειραιώς, 2) την Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:
– τις σημαντικότερες Global Investment Banks
• Barclays
• BNP Paribas
• Goldman Sachs International
• Morgan Stanley
• Nomura
• AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των:
BC Partners – Brookstreet Equity Partners
• CVC
• Hotel Investment Partners (HIP)
• RWE Energy Transition Investments
• Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν ο κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd., και η κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group – Goldman Sachs.
Επίσημο δείπνο και τελετή βράβευσης
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Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το «2023 Capital Link Hellenic Leadership Award» στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee – BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Εισαγωγικά σχόλια θα πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ.
Κωνσταντίνος Χατζηδάκης. H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο
κ. Joshua Huck, Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus –
U.S. Department of State, θα πραγματοποιήσoυν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του
Επίσημου Δείπνου θα είναι η Κυρία Nicole Petallides, Host – Schwab Network ; Former Anchor
– FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του «25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum», το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Το συνέδριο διοργανώνεται :
Σε συνεργασία με: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
Υπό την αιγίδα: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη»
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Ο Μητσοτάκης και το φορολογικό και ο γάμος (που σχόλασε…), οι 11 και ο Στέφανος, ο
τελικός Champions League Cosmote-Nova και το ράλι στα crypto ///
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-Χαίρετε, λοιπόν μην φανταστείτε ότι υπάρχει κάτι άλλο από την επίσκεψη του Σουλτάνου στην
Αθήνα που ασχολείται το Μ.Μ. άντε και με το φορολογικό που πάει αύριο προς συζήτηση στη
Βουλή. Εκεί βέβαια, θα γίνει παιχνίδι γιατί ο Μητσοτάκης θα θέσει το ερώτημα στην
αντιπολίτευση «αν πιστεύουν ότι ένας ελεύθερος επαγγελματίας μπορεί να δηλώνει πιο κάτω
από το κατώτατο όριο μισθού ενός εργαζομένου» δηλαδή, 780 ευρώ. Να δούμε από
περιέργεια τι θα κάνουν και τι θα απαντήσουν, ακούω ότι το ΠΑΣΟΚ θα ψηφίσει κάποια άρθρα
του νόμου, να δούμε ποια.
Γάμος ομοφύλων - απεταξάμην…
-Όπως ασχολούνται με τον Ερντογάν και το φορολογικό στο Μ.Μ. έτσι… δεν ασχολούνται με
το θέμα γάμου και υιοθεσίας ομοφύλων ζευγαριών. «Τέλος με αυτό, θα το συζητήσουμε από το
νέο έτος, δεν το θέλουμε μπροστά μας» είπε η πηγή και άλλαξε κουβέντα.
Χριστουγεννιάτικο δώρο τα ιδιωτικά πανεπιστήμια
-Δεν θα έρθει στο αυριανό υπουργικό συμβούλιο η ρύθμιση που ετοιμάζει το υπουργείο
Παιδείας για την ίδρυση και ιδιωτικών πανεπιστημίων στη βάση διακρατικών συμφωνιών, για
να παρακαμφθεί ο σκόπελος του άρθρου 16, αλλά η υπόθεση θα λήξει εντός της χρονιάς.
Μαθαίνω ότι ο υπουργός Παιδείας Κυριάκος Πιερρακάκης θα φέρει το σχετικό νομοθέτημα στο
τελευταίο υπουργικό της χρονιάς που θα γίνει λίγο πριν τα Χριστούγεννα.
Η Συρεγγέλα ενεργοποιεί βουλευτές
-Μια σκέψη που έχει η νέα γραμματέας της ΝΔ Μαρία Συρεγγέλα, η οποία αυτή την περίοδο
κάνει τις πρώτες της αναγνωριστικές κινήσεις στο κόμμα, είναι να ενεργοποιήσει αρκετούς
γαλάζιους βουλευτές και να τους κάνει τομεάρχες. Στους τομείς του κόμματος θα λειτουργούν
ως σύνδεσμοι κόμματος και υπουργείων, παράγοντας και προτάσεις πολλές φορές. Πρόκειται
για μια από τις ιδέες στο τραπέζι και όχι για ειλημμένη απόφαση, αλλά δεν θα έκανε κακό σε
ορισμένους για να «ξεσκουριάσουν».
Πανστρατιά υπουργών για τα άτομα με αναπηρία
-Ένα ενδιαφέρον σκηνικό εξελίχθηκε χθες στο ΚΠΙΣΝ, στην ημερίδα της ΕΣΑΜΕΑ με αφορμή
την Παγκόσμια Ημέρα για τα άτομα με αναπηρία, στην οποία ήταν ομιλητής ο Κυριάκος
Μητσοτάκης. Όπως μου έλεγε παριστάμενος, σχεδόν όλοι οι υπουργοί της κυβέρνησης ήταν
παρόντες στα πάνελ που διοργανώθηκαν, κάτι που δείχνει το ενδιαφέρον της κυβέρνησης για
το θέμα. Επιφορτισμένος με την εθνική στρατηγική για τα άτομα με αναπηρία είναι ο υπουργός
Επικρατείας Σταύρος Παπασταύρου, ο οποίος ήταν εκ των ομιλητών χθες και θέλει να δώσει
το σήμα της συμπερίληψης για τα άτομα με αναπηρία. Όσο για την εθνική στρατηγική, θα
παρουσιαστεί σε μερικές εβδομάδες, κατά πάσα πιθανότητα μετά το «γύρισμα» της χρονιάς.
Νέα Αριστερά
-Τελικά το Νέα Αριστερά υπερίσχυσε του Αριστερά Μπροστά στους 11 βουλευτές του Χαρίτση
που παρουσιάστηκαν χθες σε μια εκδήλωση στο Σεράφειο Κολυμβητήριο με πολύ κόσμο,
κυρίως νεολαία (συριζαική πάντα) ενώ οι… πρεσβύτεροι Φίλης, Σκουρλέτης κ.λπ., προτίμησαν
τα πίσω καθίσματα. Η νέα Κ.Ο. έκανε και ντεμπούτο στη Βουλή μη καταψηφίζοντας το
νομοσχέδιο για τους servicers των κόκκινων δανείων, γεγονός που σχολίασε αρνητικά ο
Πολάκης. Τώρα, το ποιος έφερε τον νόμο για τα κόκκινα δάνεια, τους servicers και τους
πλειστηριασμούς τα μνημονιακά χρόνια και αν ο σημερινός νόμος βελτιώνει τη θέση των
δανειοληπτών… λείπει από την εξίσωση. Τι σημασία έχει όμως αφού ο Στέφανος δήλωνε χθες
στην tv ότι ψηφίστηκε για την ανθρωπιά του και ότι θα κερδίσει τις ευρωεκλογές. Και εγώ τον
Αντετοκούνμπο στο one to one!
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Σήμερα η μονομαχία COSMOTE – NOVA για το Champions League
-Όλοι είναι έτοιμοι σε COSMOTE και NOVA (United Group) για τα δικαιώματα του Champions
League και μένει να φανεί εάν θα έχουμε ντέρμπι ή παράσταση για έναν ρόλο... Σήμερα το
απόγευμα εκπνέει τυπικά η προθεσμία κατάθεσης προσφορών για τα δικαιώματα μετάδοσης
των αγώνων του Champions League στην Ελλάδα της τριετίας 2024 – 2027. Μέχρι και την
εφετινή σεζόν (2023-2024) τα δικαιώματα έχει η COSMOTE και φυσικά θέλει να τα διατηρήσει,
καθώς το άλλο μεγάλο εμπορικό πακέτο, η αγγλική Premier League έχει ήδη περάσει στη
NOVA. Το ενδιαφέρον είναι πως το Champions League και οι άλλες ευρωπαϊκές διοργανώσεις
αλλάζουν format και έτσι οι αγώνες θα είναι περισσότεροι, κάτι που λογικά θα επηρεάσει το
τίμημα. Ωστόσο, η κατάσταση στην τηλεπικοινωνιακή αγορά είναι οικονομικά «σφικτή» και
αμφότεροι όμιλοι δεν θα ήθελαν να μπουν σε διαδικασία πλειοδοσίας (διαβαζε οικονομικής
αιμορραγίας) αλλά και ο ανταγωνισμός είναι έντονος . Για να μάθουμε, πάντως, τον νικητή θα
χρειαστεί να περάσουν μερικές ημέρες.
Με 4,5% και χωρίς ενημερωτικό δελτίο το ομόλογο του ΤΙΤΑΝα
-Τα «big boys» κάθισαν σ’ ένα τραπέζι, μελέτησαν τα μεγέθη και τις προοπτικές και
αποφάσισαν ότι μπορούν με ευκολία να αγοράσουν το νέο ομόλογο που θα εκδώσει η
τσιμεντοβιομηχανία ΤΙΤΑΝ χωρίς να χρειαστεί να απευθυνθούν στην ευρύτερη αγορά. Το
ομόλογο είναι 5ετούς διάρκειας, το επιτόκιο είναι συμπαθητικό μόλις 4,5% δηλαδή, ούτε πολύ
υψηλό ούτε όμως και αδιάφορο και τα 150 εκατ. ευρώ που σκοπεύει να συγκεντρώσει η
διοίκηση θα χρησιμοποιηθούν για τη μερική αναχρηματοδότηση του υφιστάμενου δανεισμού…
Μας τελείωσε (και επίσημα) η ΑΝΕΚ
-Χθες ήταν η τελευταία ημέρα της ΑΝΕΚ ως αυτόνομη επιχειρηματική οντότητα. Έπειτα από τη
συγχώνευση με την Attica Συμμετοχών, η Ανώνυμη Ναυτιλιακή Εταιρεία Κρήτης διαγράφηκε
από το Γενικό Εμπορικό Μητρώο (Γ.Ε.ΜΗ). Κλείνει έτσι σε εταιρικό επίπεδο ένας κύκλος που
άνοιξε το 1967, αλλά έμελλε να διακοπεί καθώς λόγω σοβαρών οικονομικών προβλημάτων
απαιτήθηκε η διάσωση της κρητικής επιχείρησης. Πλέον θα υπάρχει (άγνωστο για πόσο) ως
εμπορικό σήμα, τουλάχιστον έτσι έχει γνωστοποιήσει η Attica, ενώ καράβια της ΑΝΕΚ με τα
χρώματα και το «ΑΝΕΚ» θα εξυπηρετούν τις γραμμές της Κρήτης. Μεταξύ αυτών θα βρίσκεται
και το «Blue Horizon» που συνδέθηκε με το τραγικό συμβάν του περασμένου Σεπτεμβρίου και
το οποίο μετονομάστηκε σε «Λευκά Όρη».
Τη Δευτέρα στη Νέα Υόρκη
-Την επόμενη Δευτέρα στη Νέα Υόρκη διοργανώνεται το 25ο ετήσιο επενδυτικό συνέδριο της
Capital Link με τη συνεργασία των ΝYSE και ΕΧΑΕ. Χαιρετισμό θα απευθύνει διαδικτυακά ο
πρωθυπουργός και η ατζέντα ξεκινά με ένα πάνελ για την ελληνική οικονομία και τις
προοπτικές μετά την αναβάθμιση από τους οίκους αξιολόγησης. Συμμετέχουν ο Θ. Φιωτάκης
της Barclays, o F. Τaddei της Goldman Sachs, ο R. Sifon- Arevalo της  S&P Global και ο Μ.
Αργυρού του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων. Ο επόμενος κύκλος είναι
αφιερωμένος στην ελληνική κεφαλαιαγορά και ξεκινά με εισαγωγική ομιλία της προέδρου της
Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς Β. Λαζαράκου και ακολουθεί πάνελ με ομιλητές τους Γ.
Κοντόπουλο, Τ. Αστυφίδη. Τ. Τζιάνο και τον Δ. Κοφίτσα της Goldman Sachs. Ακολουθεί ομιλία
Ν. Παπαθανάση για τις επενδύσεις και έπεται άλλο πάνελ για τα μεγάλα projects που αλλάζουν
τη χώρα, όπου μεταξύ άλλων μιλά ο Ν. Νεζερίτης από την Alpha Bank, ο Β. Καραμούζης από
την Εθνική και η σκυτάλη περνά στην επένδυση του Ελληνικού με ομιλητή τον Ο. Αθανασίου
ενώ επόμενος ομιλητής είναι ο Χ. Σταϊκούρας τον οποίο διαδέχεται πάνελ με τους Ιωάννου
(ΑΒΑΞ), Μυλωνογιάννη (ΕΛΛΑΚΤΩΡ), Σαχίνη (ΕΥΔΑΠ), Λαζαρίδου (ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ) κ.ά. Σε αυτό
το μοτίβο είναι η διοργάνωση με ομιλητές Σκυλακάκη, Τσάκο κ.ά. ενώ στα πανελ συμμετέχουν
Δ.Τσάκωνας, Κ. Βασιλείου, Π. Τζανετάκης, Μ. Γιαννόπουλος, Γ. Πιτσιλής κ.ά. Στο επίσημο
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δείπνο βασικοί  ομιλητές είναι ο ΥΠΟΙΚ Κ. Χατζηδάκης και ο Ν. Σταθόπουλος της BC Partners.
Η ετεροχρονισμένη ΑΜΚ και το δικαίωμα προτίμησης στη «Σαρακάκης»
-Μετά από μια ολόκληρη δεκαετία είχαμε μεταβολή του μετοχικού κεφαλαίου στην «Αδελφοί
Σαρακάκη Α.Ε.Β.Μ.Ε.». Η τελευταία αύξηση μετοχικού κεφαλαίου στην ισχυρή εταιρεία της
αγοράς αυτοκινήτου είχε αποφασιστεί τον Οκτώβριο του 2013, όταν το μετοχικό κεφάλαιο των
94.970.000 ευρώ αυξήθηκε κατά 4.100.000 ευρώ, με έκδοση 410.000 νέων ονομαστικών
μετοχών ονομαστικής αξίας 10 ευρώ εκάστη, με την καταβολή μετρητών. Η διαφορά από την
έκδοση των 410.000 νέων μετοχών σε τιμή υπέρ το άρτιο που ανερχόταν σε 70.900.000 ευρώ
«ήχθη σε πίστωση του ειδικού αποθεματικού λογαριασμού από την έκδοση μετοχών υπέρ το
άρτιο και ταυτοχρόνως μειώθηκε το εν λόγω μετοχικό κεφάλαιο συμψηφίζοντας ζημιές
παλαιοτέρων χρήσεων κατά 85.000.000 ευρώ, ακυρώνοντας αντίστοιχα 8.500.000 μετοχές».
Κοντολογίς, το μετοχικό κεφάλαιο που έμεινε ήταν 14.070.000 ευρώ, διαιρούμενο σε 1.407.000
μετοχές των 10 ευρώ.  Τώρα, με την από 12 Ιουλίου 2023 απόφαση της Έκτακτης Γενικής
Συνέλευσης, το μετοχικό κεφάλαιο αυξήθηκε κατά το ποσό των 4.850.000 ευρώ και ανέρχεται
πλέον σε 18.920.000 ευρώ, διαιρούμενο σε 1.892.000 μετοχές ονομαστικής αξίας 10 ευρώ
εκάστης, «είναι δε εξ ολοκλήρου καταβεβλημένο». Στις 28 Νοεμβρίου καταχωρίστηκε στο
ΓΕΜΗ η πρόσκληση (με ημερομηνία 12 Ιουλίου 2023) για το δικαίωμα προτίμησης στην ΑΜΚ,
το οποίο έχουν οι παλαιοί μέτοχοι της Εταιρείας κατά την αναλογία συμμετοχής τους στο
μετοχικό κεφάλαιο της. Με αυτήν καλούνται να το ασκήσουν «εντός 14 ημερών από την
καταχώρηση της παρούσας στο ΓΕΜΗ». Όπως διευκρινίζεται, «μετά την πάροδο της ανωτέρω
προθεσμίας και εφόσον οι παλαιοί μέτοχοι, δεν καλύψουν σύμφωνα με τα παραπάνω το
σύνολο της αύξησης του μετοχικού κεφαλαίου, το Διοικητικό Συμβούλιο θα διαθέσει σύμφωνα
με το Νόμο, το μη αναληφθέν ποσό, ελεύθερα κατά την κρίση του». Πάντως για το επόμενο
διάστημα έχουν προγραμματιστεί δύο Έκτακτες Γενικές Συνελεύσεις, η πρώτη στις 22
Δεκεμβρίου για την εκλογή νέου Διοικητικού Συμβουλίου, αλλά και την τροποποίηση του
άρθρου 6 του καταστατικού που προβλέπει τη μεταβίβαση μετοχών και η δεύτερη για τις 27
Δεκεμβρίου με μοναδικό θέμα την «αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου της εταιρείας και συναφή
τροποποίηση του άρθρου 5 του καταστατικού, περί του μετοχικού κεφαλαίου». Μήπως κάτι
«ψήνεται»;
«Σεντόνι» οι παρατηρήσεις του ορκωτού στην ΕΑΒ
-Περίπου τέσσερις εβδομάδες μεσολάβησαν από την ανακοίνωση της Ελληνικής Αεροπορικής
Βιομηχανίας (ΕΑΒ) για τις οικονομικές της επιδόσεις πέρυσι και την ανάρτηση του ισολογισμού
της. Πράγματι, η κρατική εταιρεία είχε αύξηση εσόδων 19% και παράμεινε κερδοφόρος για
δεύτερη συνεχόμενη χρονιά, ωστόσο τα EBITDA υποχώρησαν κατά 15,8% (στα 6,9 εκατ. από
8,2 εκατ.) και τα προ φόρων κέρδη της ήταν μειωμένα έναντι του 2021 κατά 45% (1,1 εκατ.
έναντι 2 εκατ.ευρώ). Παράλληλα, ο ορκωτός έχει αποτυπώσει ένα «σεντόνι» από
παρατηρήσεις, μεταξύ των οποίων ότι δεν υπάρχει σαφής εικόνα για τα αποθέματα που
διατηρεί η εταιρεία και για το κόστος πωλήσεων, συνεπώς διατηρεί επιφύλαξη ως προς την
αξία τους και την ενδεχόμενη επίδραση στα αποτελέσματα χρήσεως και τα ίδια κεφάλαια.
Περαιτέρω, δεν κατέστη δυνατόν να επαληθευθούν με επιβεβαιωτικές επιστολές πελατών ή
άλλες εναλλακτικές ελεγκτικές διαδικασίες, απαιτήσεις από πελάτες 9 εκατ. ευρώ και
προκαταβολές πελατών 3,8 εκατ. ευρώ. Ακόμη, υφίστανται εκκρεμότητες για φορολογικές
διαφορές 285 εκατ. ευρώ με το Δημόσιο που βρίσκονται σε διάφορα στάδια, ενώ υπάρχει
επίσης απαίτηση της εταιρείας ύψους 31 εκατ. από το Δημόσιο αλλά ο ελεγκτής δεν απέκτησε
κατάλληλα τεκμήρια για την επιβεβαίωση και την εισπραξιμότητα της προαναφερθείσας
απαίτησης. Τέλος, υπάρχουν ανέλεγκτες χρήσεις, απουσία πρόβλεψης για κατασκευαστικό
έργο που βρίσκεται σε εξέλιξη, αγωγές και διεκδικήσεις από τρίτους 13 εκατ. ευρώ και
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σημαντικού ύψους άλλες υποχρεώσεις προς το Δημόσιο.
Στην Orilina «κάθονται», στην HelleniQ Energy ετοιμάζονται
-Με τα βλέμματα στραμμένα στη HelleniQ Energy κινείται η χρηματιστηριακή αγορά. Η δημόσια
εγγραφή της Orilina κινείται με ρυθμό ρελαντί έχοντας εκ των προτέρων κλεισμένη την έκδοση
των 30 εκατ. ευρώ με τις πληροφορίες να κάνουν λόγο για κάλυψη  μιάμιση φορά. Χθες, νωρίς
το απόγευμα είχε ήδη καλυφθεί το 70% της έκδοσης, μόνο με τηλεφωνήματα και
τηλεδιασκέψεις. Η πώληση του πακέτου μετοχών της HelleniQ Energy  σε μια εποχή που ο
όμιλος «πρασινίζει» τις δραστηριότητες του, είναι η πρώτη από πολλές στρατηγικού
χαρακτήρα κινήσεις που θα δούμε το επόμενο διάστημα. Πάντως μέσα στη γενική εορταστική
χαλαρότητα και απολαμβάνοντας τις υψηλές αποδόσεις μιας ολόκληρης χρονιάς, δεν πρέπει
να αγνοηθεί το γεγονός ότι μέσα στις επόμενες 15 μέρες θα έχουμε δημόσιες προσφορές
μετοχών, ομολόγων, αλλά και διάθεση ποσοστών υφιστάμενων μετοχών που συνολικά θα
αντλήσουν περίπου 400 εκατ. ευρώ από την Αγορά. Ο Γενικός Δείκτης του Χρηματιστηρίου της
Αθήνας δείχνει αποφασισμένος να επαναπροσεγγίσει τα υψηλά του, καθώς απέχει μόλις 25
μονάδες από το όριο των 1.300 μονάδων και λιγότερο από 6% από τα υψηλά 9,5 ετών και τις
1.345 μονάδες που έκλεισε στα τέλη του περασμένου Ιουλίου.
Μια ελληνική εταιρεία εταίρος της Mastercard
-Η Warply είναι μια σχετικά μικρή ελληνική εταιρεία που πρωταγωνιστεί στον τομέα του
customer experience, σε εφαρμογές κινητής τηλεφωνίας και των προγραμμάτων ανταμοιβής
πελατείας. Η μεγάλη Mastercard επέλεξε την Warply, για να αναπτύξει περαιτέρω τις
υπηρεσίες της στον τομέα του loyalty και των wallets με την έκδοση ψηφιακών καρτών για
μικρομεσαίους επαγγελματίες (SMEs). Πληροφορίες της αγοράς αναφέρουν ότι η Warply
αναπτύσσεται και στην Μέση Ανατολή και μάλιστα από ότι μαθαίνουμε έχουν υπογραφεί
συμφωνίες και για μεγάλης κλίμακας έργα που αφορούν personalized card linked offers
(PCLO) στο δίκτυο της Mastercard, αλλά και marketplaces για social sellers. Κάποτε η Ελλάδα
πρωταγωνιστούσε στις εξαγωγές αγροτικών προϊόντων και τουρισμό. Σήμερα ελληνικά
προγράμματα πιστότητας τοποθετούνται σε μεγάλους οργανισμούς χρηματοοικονομικών
υπηρεσιών, τηλεπικοινωνιών και κρατικών εταιρειών.
 Όλοι πάλι μιλούν για το FOMO στα κρυπτονομίσματα
-Το ακρωνύμιο FOMO προέρχεται από τις λέξεις Fear Of Missing Out, αναφέρεται στο φόβο
του «να χάσω κάτι ή να αφήσω μια ευκαιρία να μου ξεφύγει». Καλλιεργήθηκε κυρίως μέσα στα
μέσα κοινωνικής δικτύωσης αλλά τα τελευταία χρόνια αποτελεί τη βασική γενεσιουργό αιτία για
το «θαύμα των κρυπτονομισμάτων». Η ισοτιμία του bitcoin έχει εκτιναχθεί πάνω από τα 41.000
δολάρια για πρώτη φορά μετά τον Απρίλιο του 2020. Μέσα σ’ ένα χρόνο η αξία του bitcoin
εκτινάχθηκε κατά 175% δηλαδή, μόνον φέτος, η κεφαλαιοποίηση του αυξήθηκε κατά 500
δισεκατομμύρια δολάρια. Δεν είναι όμως μόνον το bitcoin. Ολόκληρη η αγορά
κρυπτονομισμάτων έχει επισήμως προσθέσει περισσότερα από 700 δισεκατομμύρια δολάρια
τον τελευταίο χρόνο. Ακόμη και μετά από μια τέτοια τρελά ανοδική πορεία, η κεφαλαιοποίηση
της αγοράς κρυπτογράφησης σήμερα βρίσκεται μόνο στο μισό από το υψηλό όλων των
εποχών. Δεν υπάρχει υποκείμενη αξία σ’ αυτή τη διαπραγμάτευση. Υπάρχει μόνον προσφορά
και ζήτηση. Διάχυτη είναι η εντύπωση πως μέσα στο 2024 θα επιτραπεί για πρώτη φορά η
διαπραγμάτευση τίτλων ETF σε bitcoin. Η BlackRock που διαχειρίζεται περιουσιακά στοιχεία
αξίας 9 τρισεκατομμυρίων δολαρίων, μαζί με τις WisdomTree, Invesco Galaxy, Wise Origin,
VanEck, Bitwise και Valkyrie Digital Assets, έχουν δημοσιεύσει εφαρμογές Bitcoin ETF που
περιμένουν να εγκριθούν από την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς των ΗΠΑ, τη SEC. Εάν κι εφόσον
υπάρξει τελικά η έγκριση από τη χρηματοοικονομική ρυθμιστική αρχή της μεγαλύτερης
οικονομίας του κόσμου, τότε το bitcoin θα καθιερωθεί ως μέρος του παγκόσμιου
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χρηματοπιστωτικού συστήματος.
Στην Γερμανία όλοι ζητούν μεταρρυθμίσεις…. και… πρόωρες εκλογές…
-Έσπευσε η τρικολόρ κυβέρνηση της Γερμανίας να ανακοινώσει ότι κατάφερε τον Οκτώβριο να
αυξήσει το εμπορικό πλεόνασμα στα 17,8 δισ. ευρώ από 16,7 δισ. ευρώ τον Σεπτέμβριο.
Ομοβροντία απαντήσεων προκάλεσε η ανακοίνωση: Οι εξαγωγές κατέγραψαν μηναία μείωση
-0,2%, οι εισαγωγές μειώθηκαν κατακόρυφα κατά 1,2%. Σε σύγκριση με το προηγούμενο έτος,
οι εξαγωγές μειώθηκαν κατά -8,1% και οι εισαγωγές μειώθηκαν κατά -16,3%. Τα νούμερα
δείχνουν ότι το εμπόριο της Γερμανίας με τις χώρες της ΕΕ έχει καταρρεύσει. Οι περισσότερες
γερμανικές εξαγωγές τον Οκτώβριο του 2023 κατευθύνθηκαν στις ΗΠΑ, ακολουθεί η Κίνα και
το Ηνωμένο Βασίλειο. Η μείωση των εισαγωγών υποδηλώνει τη συνεχιζόμενη
αποθεματοποίηση και χαμηλή εγχώρια ζήτηση. Ο φιλελεύθερος Υπουργός Οικονομικών (με
την εξαιρετικά πλούσια σύζυγο) γίνεται πλέον καθημερινά στόχος επικριτικών σχολίων, ενώ η
βιωσιμότητα του τρικομματικού συνασπισμού αμφισβητείται καθημερινά.
Η άλλη εικόνα της Αμερικής
-Έχουμε συνηθίσει τις πολύχρωμες λαμπερές εικόνες από τα ακριβά καταστήματα στις
αμερικανικές λεωφόρους και τις μεγάλες πολυεθνικές εταιρείες που ανακοινώνουν τεράστια
κέρδη και γενναιόδωρα bonus στα στελέχη τους. Υπάρχει όμως και η άλλη εικόνα, η
πραγματική. Περισσότεροι από τους μισούς Αμερικανούς εργαζομένους απασχολούνται σε
μικρές επιχειρήσεις. Έχουν χαμηλούς μισθούς και μεγάλα δάνεια. Τα κέρδη για τις 30
εκατομμύρια μικρές επιχειρήσεις των Η.Π.Α. βρίσκονται σε χαμηλό εικοσαετίας. Γι’ αυτές, η
ύφεση είναι ήδη εδώ. Το κόστος εργασίας και οι δαπάνες ενέργειας των μικρών επιχειρήσεων
έχουν προ πολλού ξεπεράσει τα όρια των αντοχών τους. Οι πωλήσεις πέφτουν, οι τιμές
ανεβαίνουν, το λειτουργικό κόστος εκρήγνυται και ικανά στελέχη να διαχειριστούν την
κατάσταση δεν βρίσκονται. Η ανισορροπία της ανάπτυξης είναι η ωρολογιακή βόμβα της
Αμερικανικής οικονομίας.
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Το premium των Καναδών για το Βενιζέλος, το...μαξιλάρι του ΟΔΔΗΧ και το free float
του Κοντόπουλου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πριν αλέκτωρ φωνήσαι- που έλεγαν οι παλαιότεροι- και η ανάλυση του fpress για το μαξιλάρι
του ΟΔΔΗΧ επιβεβαιώνεται από τις εξελίξεις
Η αναβάθμιση του ελληνικού αξιόχρεου από τη Fitch σε «BBB–» από «BB+» την περασμένη
Παρασκευή ανοίγει το δρόμο για την είσοδο των ελληνικών ομολόγων στους δείκτες iBoxx
Euro Sovereign και Bloomberg Barclays Euro Sovereign το 2024, έγραψε αναλυτής της
Commerzbank σε σημείωμα που δημοσιεύθηκε τη Δευτέρα. Η S&P αναβάθμισε και αυτή το
ελληνικό αξιόχρεο σε επενδυτική βαθμίδα τον Οκτώβριο, στο BBB-. Η Moody's αξιολογεί την
πιστοληπτική ικανότητα της Ελλάδας οριακά κάτω από την επενδυτική βαθμίδα, στο Ba1.
«Σύμφωνα με όσα έχω ενημερωθεί από διάφορους συμμετέχοντες στην αγορά, φαίνεται ότι οι
παθητικοί επενδυτές… θα δημιουργήσουν μια πρόσθετη ζήτηση περίπου €6 δισ. -€10 δισ.
[μετά την αναβάθμιση της Fitch και την επακόλουθη συμπερίληψη στους δείκτες]. Αλλά μένει
να φανεί», δήλωσε ο Δημήτρης Τσάκωνας, γενικός διευθυντής του Οργανισμού Διαχείρισης
Δημοσίου Χρέους της Ελλάδας. Ο ΟΔΔΗΧ θα δημοσιεύσει το σχέδιο χρηματοδότησής για το
2024 στα τέλη Δεκεμβρίου. Ωστόσο, ακόμη και όταν το κράτος θέσει επίσημο στόχο
χρηματοδότησης, το ποσό θα μπορούσε να αλλάξει κατά τη διάρκεια του 2024, σημείωσε ο κ.
Τσάκωνας.
«Θα είμαστε ευέλικτοι, όπως ήμασταν φέτος: αν και πριν από ένα χρόνο ανακοινώσαμε ένα
πρόγραμμα χρηματοδότησης 7 δισεκατομμυρίων ευρώ για το 2023… η συνολική
χρηματοδοτική δραστηριότητα τελικά ξεπέρασε τα 11 δισεκατομμύρια ευρώ» τόνισε. σ.σ. να
θυμίσουμε πως, αύριο ο ΟΔΔΗΧ "βγαίνει" με προγραμματισμένη έκδοση εντόκου (12μηνης
διάρκειας) με σκοπό τα 375 εκατ. ευρώ. Εκδοση που απευθύνεται κυρίως στο ιδιωτικό
επενδυτικό κοινό και δη "μικρούς" για εγγραφές έως 15.000 ευρώ. Απόδοση; τουλάχιστον
4πλάσσια αντίστοιχης προθεσμιακής (12μηνης) για τουλάχιστον 100.000 ευρώ.
Με premium το 10% του Ελ. Βενιζέλου στους καναδούς
Είπαμε πως, το θέμα της διάθεσης του 20%+10% του μ.κ του ΔΑΑ Ελευθέριος Βενιζέλος το
παρακολουθούμε ενδελεχώς. Οι...αστοχίες του παρελθόντος- επί προηγούμενης διοικήσεως
του ΤΑΙΠΕΔ- προς γνώση. Για αυτό και άνθρωπος μας ενημερώθηκε απ' ευθείας (από μέτοχο
του φορέα) και για το πως υπερψηφίστηκαν όλα τα θέματα που ήταν στην ημερήσια διάταξη
και πληροφορίες για το τι μέλλει γενέσθαι. Ειδικότερα με το 10% που θα παραχωρηθεί στην
AviAlliance- υφιστάμενος βασικός μέτοχος- ως προς το fair value του υπερτιμήματος.
Κατ' αρχήν, μέχρι τις Εορτές θα έχει έρθει (και κυρωθεί ) στην Βουλή, παράλληλα θα
προχωρήσει η διαδικασία της "τιμολόγησης" ενώ θα εγκριθεί η διάθεση μερίσματος
προηγούμενων χρήσεων. Οσον αφορά στο εύλογον του τιμήματος, οι σύμβουλοι θα
συνεκτιμήσουν τα έσοδα 2022- την πρόβλεψη 2023- την προβολή εκτίμησης επόμενων
χρήσεων συν την αποτίμηση άλλων ανάλογων φορέων. Εκτίμηση, έμπειρου στελέχους οίκου
αξιολόγησης είναι πως το 10% θα δοθεί στους Καναδούς με ένα 10% έως 15% πάνω από την
αποτίμηση του ποσοστού που θα διατεθεί στο ευρύ επενδυτικό κοινό. Οποιοδήποτε άλλο
τίμημα, συμπλήρωσε, θα χρήζει περαιτέρω διερεύνησης...
Το free float του... Γ. Κοντόπουλου, εν μέσω ταξιδιών
Εάν δεν με απατά η μνήμη μου, δεν είμεθα δα και τόσο νέοι, αρχές Οκτωβρίου ήταν που ο
Γιάννος Κοντόπουλος σε γεύμα ενημέρωσης (μας) είχε "αστράψει και βροντήξει" πως τέρμα τα
αστεία με την διασπορά. Ακριβώς 2 μήνες μετά, παρακολουθούμε καθημερινά μετοχές
εισηγμένων με free float μικρότερα του 12% να ανεβαίνουν με ανοδικές ριπές. Ρωτήσαμε την
Κεφαλαιαγορά εάν έχει ενημερωθεί από την ΕΧΑΕ για το εάν έχει προχωρήσει η σχετική
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διαδικασία κ.λ.π αλλά οι άνθρωποι έδειξαν να ξαφνιάζονται. Ποια διαδικασία, ήταν η απάντηση
μέλους του δ.σ που ερωτήσαμε. Κατά τ' άλλα ο Γιάννος Κοντόπουλος μετά το Λονδίνο
(Morgan Stanley) ετοιμάζεται για Νέα Υόρκη (Capital Link) και από αρχές 2024 και νέα ταξίδια.
ΕΧΑΕ tours, σα να λέμε...όσο για το free float; όπως και με το dual listing των ναυτιλιακών της
ποντοπόρου.
=====================================================
Αποποίηση Ευθύνης: Το περιεχόμενο και οι πληροφορίες που περιλαμβάνονται στη στήλη
προσφέρονται προς τους επισκέπτες/τριες/χρήστες/τριες της αποκλειστικά και μόνο για
ενημερωτικούς σκοπούς, δεν δύνανται σε καμιά περίπτωση να εκληφθούν ως προτροπή,
προσφορά, άποψη, ή σύσταση της στήλης για αγορά ή πώληση οποιουδήποτε χρεογράφου
και δεν συνθέτουν νομική, φορολογική, λογιστική, ή επενδυτική συμβουλή ή υπηρεσία σχετικά
με την αποδοτικότητα ή καταλληλότητα οποιουδήποτε χρεογράφου ή επένδυσης. Κατά
συνέπεια, δεν υφίσταται ουδεμία ευθύνη για τυχόν επενδυτικές και λοιπές αποφάσεις που θα
ληφθούν με βάση τις πληροφορίες αυτές
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25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
από την Capital Link
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM IEFIMERIDA.GR
04/12/2023  18:01
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις.
Στη συνάντηση θα συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνών &
Ελληνικών Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων
Κυβερνητικων Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24
Εισηγμένων Εταιριών, σε συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens
Exchange Group (ATHEX Group)» και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος,
η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: Την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Με τίτλο “Accelerating Investments for Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link
Invest in Greece Forum» θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο
«Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που
έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της
βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων,
μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της
χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης. Το
Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου
της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και
τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
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Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί: • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: ❖ τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από: ❖ τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group - Aegean Airlines - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) - Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ
ENERGY Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group - MYTILINEOS
- National Bank of Greece - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA
Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν ο κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President - NYSE Institute, ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO - TEN
Ltd., και η κα. Beth Hammack, Co-Head Global Financing Group - Goldman Sachs.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το "2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Εισαγωγικά σχόλια θα
πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος
Χατζηδάκης. H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua
Huck, Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S.
Department of State, θα πραγματοποιήσoυν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του
Επίσημου Δείπνου θα είναι η Κυρία Nicole Petallides, Host - Schwab Network ; Former Anchor
- FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
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Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell - καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Overview: https://forums.capitallink.com/greece/2023/
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund, the National Fund of Greece • Hellenic
Development Bank • Hill International • Intrakat Group • JLL - Athens Economics • Koutalidis
Law Firm • Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas &
Partners Law Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of
Companies • PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal - A.S.
Papadimitriou & Partners Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP - Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation - TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • Chicago Atlantic
• CVC • Delsona Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel
Investment Partners (HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas •
RWE Energy Transition Investments
Χορηγός Speakers Reception: Red Apple Group
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
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ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης - Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI - American Hellenic Institute • Cyprus - US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM - European Financial Management Association •
HABA - Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA - Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW -
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK - Hellenic American Women's Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens - Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • GreekNewsUSA.com • Hellas Journal By Mignatiou.Com •
Hellenic DNA • Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
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Χρηματιστήριο: Δεύτερη μέρα με χαμηλές πτήσεις στο τζίρο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πλεονέκτημα για τους πωλητές στον τραπεζικό κλάδο (πλην Πειραιώς) αλλά και σε δεικτοβαρή
blue chips. Στις 1.275 ο Γενικός Δείκτης. Κράτησε άμυνα η Coca Cola.
Συνεδρίαση δύο όψεων, η πρώτη της νέας χρηματιστηριακής εβδομάδας, για το Ελληνικό
Χρηματιστήριο, με τον Γενικό Δείκτη να ξεκινά ήπια ανοδικά τις συναλλαγές, στον απόηχο της
ανάκτησης της επενδυτικής βαθμίδας και από την Fitch, όμως γρήγορα επικράτησαν οι
κινήσεις κατοχύρωσης κερδών, καθώς σημαντικός αριθμός από τους ενεργούς traders που
“είχαν αγοράσει την προσδοκία, πούλησαν την είδηση”. Πιο συγκεκριμένα, η Fitch αναβάθμισε
το βράδι της Παρασκευής το Ελληνικό αξιόχρεο σε “ΒΒΒ-”, από “ΒΒ+” , θέτοντας σταθερές
προοπτικές στην αξιολόγηση. Είναι ο δεύτερος μεγάλος Οίκος που αναβαθμίζει την Ελλάδα σε
επενδυτική βαθμίδα, μετά την Standard and Poor’s τον Οκτώβριο (σε “ΒΒΒ-”, από “ΒΒ+”) κάτι
που ανοίγει το δρόμο στη συμμετοχή των Ελληνικών ομολόγων σε δείκτες που
παρακολουθούν χαρτοφυλάκια μεγάλων Ξένων θεσμικών. Πριν από τους Standard and Poor’s
και Fitch, η Χώρα είχε πάρει επενδυτική βαθμίδα από DBRS, Scope Ratings και R&I. Σύμφωνα
με αναλυτές, “η επενδυτική βαθμίδα από την Fitch, ανοίγει τον δρόμο για την αναβάθμιση του
status της Ελληνικής Κεφαλαιαγοράς σε ‘under review for possible upgrade’, μέσα στο πρώτο
εξάμηνο του 2024”. Σε κάθε περίπτωση και ανεξάρτητα από το τελικό πρόσημο της
συνεδρίασης, η σημερινή συμπεριφορά της Αγοράς, ήλθε να επιβεβαιώσει όλους όσους
υποστήριζαν ότι η “ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας από την Fitch, είχε προεξοφληθεί σε
σημαντικό βαθμό από της τρέχουσες αποτιμήσεις, χωρίς αυτό να σημαίνει ότι δεν υπάρχουν
περαιτέρω ανοδικά περιθώρια, για επιμέρους μετοχές”. Σύμφωνα με τους ίδιους, “αν
εξαιρεθούν οι προσυμφωνημένες συναλλαγές και το αναμενόμενο placement των Ελ.
Πετρελαίων , οι Αγορές εισέρχονται σε εορταστικούς ρυθμούς, ενώ θα έχει ενδιαφέρον να
φανεί σε ποιους επιμέρους τίτλους, θα επιχειρηθεί επιπλέον “καλλωπισμός” των αποτιμήσεων.
Αξίζει υποσημείωσης, ότι σύμφωνα με την τελευταία κατάσταση της Επ. Κεφαλαιαγοράς, η
QUBE RESEARCH & TECHNOLOGIES LTD, επέστρεψε με αρνητική καθαρή θέση 0,56%
στον τίτλο της ΕΤΕ. Από την άλλη και σύμφωνα με την Beta Sec. , “ αν και απομένουν 17
συνεδριάσεις ως το τέλος της χρονιάς, θα πραγματοποιηθούν στο Χ.Α. δημόσιες προσφορές
μετοχών, ομολόγων, αλλά και η διάθεση ποσοστών υφιστάμενων μετοχών, που θα
προσεγγίσουν τα 400 εκατ. ευρώ. Η περίοδος δεν θα επέτρεπε τόση δράση, καθώς ο
Δεκέμβριος τα τελευταία χρόνια αναλώνεται σε διεκπαιρεωτικής φύσεως συναλλαγές, πόσο
μάλλον όταν το “κοντέρ” της Αγοράς τρέχει με κέρδη άνω του 37%. Παρόλα αυτά φαίνεται ότι
το κλείσιμο της χρονιάς, κάθε άλλο παρά υποτονική διάθεση βγάζει στους εμπλεκόμενους ”. Η
προσοχή και στους τίτλους χαμηλότερων κεφαλαιοποιήσεων που επιχειρούν ανοδική κίνηση,
με σχετικά πειστικές συναλλαγές, καθώς δεν αποκλείεται να υπάρχουν “ενδιαφερόμενα χέρια”
που θα επιδιώξουν υψηλότερες αποτιμήσεις, μέχρι το τέλος του τρέχοντος μήνα. Εν τω μεταξύ,
μετά το Λονδίνο και το Επενδυτικό Συνέδριο της Morgan Stanley, σειρά παίρνει το 25ο ετήσιο
Συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη, το οποίο θα διεξαχθεί στις 11 Δεκεμβρίου και όπου
είναι προγραμματισμένο να παρευρεθούν 21 Εισηγμένες ενώ, όπως ανακοινώθηκε από τον
CEO του Χ.Α., κ. Γιάννο Κοντόπουλο, το Χ.Α. θα διοργανώσει, με την JP Morgan, επενδυτικό
roadshow στη Νέα Υόρκη, στις 25 Ιανουαρίου του 2024. Με μικτά πρόσημα και ήπιες
μεταβολές οι κύριες Ευρωπαϊκές Αγορές, και με τους περισσότερους αναλυτές να
επισημαίνουν πως “τα συμβόλαια μελλοντικής εκπλήρωσης για το επιτόκιο πολιτικής της Fed
τιμολογούνται με πιθανότητα 66% περίπου, για μια πρώτη μείωση των επιτοκίων στη
συνεδρίαση της Fed τον Μάρτιο, με το επιτόκιο αναφοράς να εικάζεται ότι θα κινείται στο
ανώτερο άκρο του εύρους 3,75% - 4,0% έως τον Δεκέμβριο του 2024. Η Fed έχει
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σταθεροποιήσει το επιτόκιο πολιτικής της στο εύρος του 5,25% - 5,50% από τον Ιούλιο και
αναμένεται να το διατηρήσει εκεί στις συνεδριάσεις της αυτόν και τον επόμενο μήνα”. Μικτή η
εικόνα, όσον αφορά τις διαθέσεις των αποδόσεων στην Αγορά ομολόγων. Πιο συγκεκριμένα
στο 4,61% κινείται η απόδοση του Αμερικανικού 2ετους τίτλου, στο 4,25% αυτή του αντίστοιχου
10ετους, στο 3,516% υποχωρεί η απόδοση του Ελληνικού 10ετους τίτλου. Το ενδιαφέρον θα
συνεχίσει να εστιάζει στην πορεία των αποδόσεων των Ελληνικών Κρατικών ομολόγων και
στους όγκους συναλλαγών που θα διακινούνται, καθώς είναι τα πρώτα που θα επηρεαστούν
από την νέα ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας. Από εκεί και πέρα, ο Γενικός Δείκτης
κινήθηκε μεταξύ 1284,54 (+0,35%) και 1273,87 μονάδων (-0,49%). Στις 17.00 βρέθηκε στις
1275,57 (-0,35%) και ολοκλήρωσε τις συναλλαγές στις 1275,34 μονάδες, με ημερήσιες
απώλειες 0,37%. Ο τζίρος στα 82,9 εκατ., από τα οποία τα 8,3 εκατ. αφορούσαν
προσυμφωνημένες συναλλαγές (ΑΔΜΗΕ, ΑΛΦΑ, ΠΕΙΡ, ΕΥΡΩΒ, ΜΠΛΕΚΕΔΡΟΣ, ΕΤΕ,
ΕΠΣΙΛ, ΟΠΑΠ), ενώ ΕΤΕ, ΑΛΦΑ, ΠΕΙΡ και ΟΠΑΠ απασχόλησαν το 52% της συνολικής μικτής
αξίας συναλλαγών. Από τον συνολικό τζίρο των 82,9 εκατ., τα 72,5 εκατ. αφορούν συναλλαγές
σε μετοχές του FTSE25. Οι εκτιμήσεις των αναλυτών “ Οι Αγορές θεωρούν εξαιρετικά πιθανό
να μην αυξηθούν τα επιτόκια της Fed στις 13 Δεκεμβρίου, για τρίτη συνεχόμενη συνεδρίαση. Ο
S&P 500 είδε υψηλά 52 εβδομάδων την Παρασκευή, ο Dow το ίδιο λίγες ημέρες νωρίτερα. Οι
αποδόσεις των Κρατικών ομολόγων στις ΗΠΑ σε νέα χαμηλά περιόδου, με ισχυρούς όγκους
αγορών αυτήν την εβδομάδα. Επομένως, προεξοφλείται άμβλυνση των επενδυτικών κινδύνων,
με τα μακροοικονομικά των τελευταίων εβδομάδων να δικαιολογούν τέτοιο θετικό κλίμα.
Περιμένουμε την Παρασκευή την Αγορά εργασίας, τα κρίσιμα NFPs και το ποσοστό ανεργίας
των ΗΠΑ. Η εικόνα και στο 10ετες αναφοράς της Ελλάδας δείχνει την αγοραστική διάθεση, με
την απόδοση να διολισθαίνει συνεχώς, ήδη 1% χαμηλότερα από τις αρχές Οκτωβρίου. Το
spread συνεχίζει πτωτικά, επιδεικνύοντας την άμβλυνση των κινδύνων σε χαμηλά διετίας και
κοντά σε ιστορικά χαμηλά επίπεδα. Ακόμα μια φορά που μία αναβάθμιση δεν έπαιξε ρόλο
βραχυπρόθεσμα στην κίνηση του Χ.Α. Η Αγορά ξέρει ότι όλα κυλάνε ‘by the book’ και δεν
βιάζεται να τραβήξει τιμές, κάτι το οποίο είναι θετικό ”, σύμφωνα με την Fast Finance ΑΕΠΕΥ. “
Η αναβάθμιση της Ελλάδας από τον Οίκο Fitch σε επενδυτική βαθμίδα, αν και αναμενόταν,
αναμένεται να στηρίξει την Αγορά ”, αναφέρει η Piraeus Sec. “ Η επενδυτική βαθμίδα από τη
Fitch θα διατηρήσει την αισιοδοξία στην Αγορά και το επιλεκτικό αγοραστικό ενδιαφέρον θα
υποστηρίξει τα τρέχοντα επίπεδα τιμών ”, όπως εκτιμά η Beta Sec. “ Την επενδυτική βαθμίδα
απέδωσε στην Ελληνική Οικονομία ο Οίκος Fitch, μετά τους DBRS, Scope Ratings και S&P
αξιολογώντας επιπλέον ως θετικές τις προοπτικές της, με την ΕΛΣΤΑΤ να ανακοινώνει την
Τετάρτη το ΑΕΠ 3ου τριμήνου. Ξεκίνησε σήμερα η δημόσια εγγραφή της Orilina Properties.
Πλησιέστερη ισχυρή αντίσταση του ΓΔ οι 1299 μονάδες ”, εκτιμά η Κύκλος ΑΧΕΠΕΥ. “ Η
εβδομάδα ξεκίνησε με θετικές προϋποθέσεις για το Χ.Α. μετά την αναβάθμιση της Χώρας και
από τον Οίκο Fitch, αν και εκτιμούμε ότι μερικώς αυτό έχει προεξοφληθεί ήδη από τον ΓΔ. Το
διεθνές επενδυτικό κλίμα παραμένει σταθερά υποστηρικτικό, με τις αποδόσεις των Κρατικών
ομολόγων να συνεχίζουν να υποχωρούν, ενώ και ο Δεκέμβριος είναι καλός μήνας στατιστικά
για τις Αμερικανικές μετοχές. Επιπλέον, ο ΓΔΧΑ δεν είχε κανέναν αρνητικό Δεκέμβριο από το
2019 και εκτός απροόπτου, δεν βρίσκουμε λόγο ο φετινός Δεκέμβριος να κλείσει με απώλειες
για τον ΓΔΧΑ. Η εβδομαδιαία ατζέντα είναι αρκετά πλούσια με σημαντικά στοιχεία από την
Αγορά εργασίας των ΗΠΑ (Τρίτη, Τετάρτη και Πέμπτη), ΑΕΠ Ευρωζώνης (Πέμπτη). Αξίζει να
αναφέρουμε ότι σήμερα ξεκίνησε η δημόσια εγγραφή της Orilina Properties, η οποία είναι μια
ενδιαφέρουσα περίπτωση ΑΕΕΑΠ που συνδυάζει ικανοποιητική απόδοση, σχεδόν μηδενική
μόχλευση, αλλά και σημαντικά περιθώρια ανάπτυξης. Το εκτιμώμενο εύρος τιμών μέχρι και το
τέλος του έτους τοποθετείται μεταξύ 1220 και 1350 μονάδων, για τον ΓΔΧΑ ”, όπως εκτιμά η

https://www.euro2day.gr/ase/market_comment/article-market/2221201/hrhmatisthrio-deyterh-mera-me-hamhles-pthseis-sto.html


http://www.euro2day.gr/

 Publication date: 04/12/2023 18:22

 Similar Stats ranking (Greece): 147

 link

Depolas Investment Services. “Πλέον μπήκαμε στον τελευταίο μήνα του χρόνου, με μία χρονιά
που έχει μοιράσει σημαντικά κέρδη στους συμμετέχοντες, όπως επισημαίνει ο Ηλίας
Ζαχαράκης. Η Fitch ήρθε να ακολουθήσει την S&P και να δώσει το “ΒΒΒ-” γεγονός που οδηγεί
στην ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας για την Οικονομία. Θυμίζουμε ότι πλέον έχουμε 2
από τους μεγάλους Οίκους που μας έχουν εντάξει στην επενδυτική βαθμίδα, ενώ οι μικρότεροι
οίκοι DBRS, Scope Ratings και R&I μας είχαν εντάξει νωρίτερα. Πλέον και με την βούλα τα
Ελληνικά ομόλογα είναι στο στόχαστρο των επενδυτών. Ήδη οι τιμές έχουν προεξοφλήσει το
γεγονός, παρόλα αυτά πλέον οι αγοραστές αυξάνονται σε κάθε περίπτωση, έχοντας μάλιστα
διάρκεια στον χρόνο, χωρίς μεγάλα σκαμπανεβάσματα. Ουσιαστικά η Χώρα έχει την
μεγαλύτερη μείωση του χρέους, μειώνει ακόμα περισσότερο το κόστος δανεισμού της, ενώ
παράλληλα υπέρ αποδίδει σε ανάπτυξη σε σχέση με όλες της υπόλοιπες Χώρες της
Ευρωζώνης. Ο Τραπεζικός κλάδος πλέον μπορεί να δανείζει πιο εύκολα και με καλύτερο
κόστος, ενώ η αξιοπιστία της Χώρας βρίσκεται στο καλύτερο επίπεδο των τελευταίων 20 ετών.
Το Χρηματιστήριο ακολουθεί με αργά και σταθερά βήματα, με τα placements των Τραπεζών να
παίζουν τον ρόλο τους, ενώ ανοίγει ο δρόμος για μία ακόμα πετυχημένη χρηματιστηριακή
χρονιά μιας και όπως όλα δείχνουν, δύσκολα θα μας λείπουν τα καλά νέα και οι αναβαθμίσεις.
Σίγουρα οι εξωγενείς παράγοντες μπορεί να προβληματίσουν, αυτό όμως δεν σημαίνει ότι το
Ελληνικό Χρηματιστήριο έχει να φοβηθεί κάτι, με τόσο θετικά δεδομένα. Το road show του
Λονδίνου ήταν πετυχημένο, μιας και συζητήθηκε ακόμα περισσότερο μετά από αυτό που
συνέβη με τον Πρωθυπουργό της Αγγλίας. Μόνο αρνητικό δεδομένο είναι η πτώση του τζίρου.
Σίγουρα αυτό έχει να κάνει με την μικρή κίνηση των μετοχών, χωρίς ιδιαίτερες διακυμάνσεις.
Μία ανοδική έξαρση, ή και μία διόρθωση που δύσκολα έρχεται , θα αυξήσει σίγουρα τζίρο και
ενδιαφέρον, παρόλα αυτά στις Αγορές, οι αργές κινήσεις είναι και πιο συμπαγείς και με “bull”
χαρακτήρα. Στο άμεσο μέλλον έχουμε να περιμένουμε το placement σε ΕΛΠΕ και αργότερα σε
Πειραιώς, ενώ δεν αποκλείεται να δούμε “πακέτα” σε αρκετούς τίτλους. Από την άλλη μην
ξεχνάμε την πολυπόθητη είσοδο του “Ελ. Βενιζέλος” στην Αγορά. Τεχνικά τώρα, η τάση
παραμένει κραταιά, με την ζώνη του 1300 σε πρώτη και του 1350 σε δεύτερη, να είναι τα
κοντινά μας επίπεδα. Η “μεγάλη εικόνα” πάντως δείχνει, ότι το 2024 θα μπορούσε να
στοχεύσει στην ζώνη των 1600 μονάδων , ενώ το 1255 επίπεδο έχει γίνει βραχυπρόθεσμη
στήριξη στην παρούσα. Μένει ο Δεκέμβριος για να καταγραφεί το ακριβές “σκορ” για τον ΓΔ, με
την Αγορά μας να καταγράφει, μετά από πολλά χρόνια, ρεκόρ απόδοσης στις Αγορές με
σταθερό νόμισμα. Δεν βλέπουμε κάποιο λόγο να ανακοπεί η καλή εικόνα της
Χρηματιστηριακής Αγοράς, αντιθέτως μπορεί να προσελκύει καθημερινά νέους Έλληνες και
Ξένους επενδυτές. Οι περισσότερες Εταιρείες ‘έχουν στο συρτάρι τους’ projects ανάπτυξης,
ενώ η πραγματική Οικονομία θυμίζει άλλες εποχές και μάλιστα ακόμα χωρίς σοβαρούς
δανεισμούς ”, σημειώνει ο κ. Ζαχαράκης (πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος Fast Finance
ΑΕΠΕΥ). Περιήγηση στους “πάνω ορόφους” της Αγοράς Στην πρώτη θέση των
κεφαλαιοποιήσεων του Χ.Α., η ΕΕΕ (9,6), ακολουθούμενη από Eurobank (6,1), ΟΤΕ (5,6),
Εθνική (5,5), ΟΠΑΠ (5,5), Μυτιληναίο (5,2), ΔΕΗ (4,1), Πειραιώς (4,1), Alpha Bank (3,6),
Jumbo (3,4), Motor Oil (2,8), Ελ. Πετρέλαια (2,3), ΤΕΝΕΡΓ (1,9), TITC (1,6), BIO (1,4) και
ΓΕΚΤΕΡΝΑ (1,4 δισ. ευρώ). Και τα δύο πρόσημα άλλαξαν οι μετοχές των τεσσάρων
συστημικών Τραπεζών, με την τελική εικόνα να δίνει σχετικό προβάδισμα στους “sellers” (
Alpha Bank -0,96%, Εθνική -1,78%, Eurobank -1,26%, Πειραιώς +0,43%). Τεχνικά και
ξεκινώντας από την ΑΛΦΑ , ο τίτλος είναι σε ημερήσιο “long” με “stop” τα 1,366 ευρώ και με
ενδιάμεση στήριξη στα 1,388 ευρώ (απλός ΚΜΟ 200 ημερών). Οι επόμενες στηρίξεις στα
1,364 (εκθετικός ΚΜΟ 200 ημερών) και 1,319 ευρώ. Η επόμενη αντίσταση στα 1,60 ευρώ.
Ημερήσιο αγοραστικό σήμα έχει δώσει και η ΕΤΕ, το οποίο αναιρείται με επιστροφή και
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κλείσιμο χαμηλότερα των 5,99 ευρώ, με επόμενη στήριξη στη ζώνη 5,572 (απλός ΚΜΟ 200
ημερών) – 5,425 (εκθετικός ΚΜΟ 200 ημερών). Η επόμενη αντίσταση στα 6,30 ευρώ. Με
ημερήσιο αγοραστικό σήμα και η ΕΥΡΩΒ , που για να το αναστρέψει θέλει κλείσιμο
χαμηλότερα των 1,47 ευρώ. Η ενδιάμεση στήριξη στα 1,477 (απλός ΚΜΟ 200 ημερών) και η
επόμενη στα 1,452 ευρώ (εκθετικός ΚΜΟ 200 ημερών). Η επόμενη αντίσταση στα 1,70 ευρώ.
Με ημερήσιο αγοραστικό σήμα η ΠΕΙΡ , το οποίο αναιρείται με επιστροφή και κλείσιμο
χαμηλότερα των 3,00 ευρώ. Οι επόμενες στηρίξεις στα 2,772 (απλός ΚΜΟ 200 ημερών) και
στα 2,727 ευρώ (εκθετικός ΚΜΟ 200 ημερών). Η επόμενη αντίσταση στα 3,50 ευρώ. Μεταξύ
1077,19 (+0,80%) και 1056,7 μονάδων (-1,12%) κινήθηκε ο κλαδικός δείκτης των Τραπεζών.
Στις 17.00 βρέθηκε στις 1059,18 (-0,89%) και ολοκλήρωσε τις συναλλαγές στις 1056,94
μονάδες, με ημερήσιες απώλειες 1,10%. Ο ΔΤΡ έχει δώσει ημερήσιο σήμα εισόδου, το οποίο
αναιρείται με επιστροφή και κλείσιμο χαμηλότερα των 933 μονάδων, με ενδιάμεση στήριξη στις
952 (απλός ΚΜΟ 200 ημερών) και επόμενη στις 932 μονάδες (εκθετικός ΚΜΟ 200 ημερών). Οι
επόμενες αντιστάσεις στις 1083 και 1117 μονάδες. Σχετικά καλύτερη του Τραπεζικού ταμπλώ,
η τελική εικόνα στα μη Τραπεζικά blue chips, όπου με θετική μεταβολή ολοκλήρωσαν τις
συναλλαγές οι ΕΕΕ (+0,12%), ΕΥΔΑΠ (+1,50%), ΜΟΗ (+0,49%), ΣΑΡ (+0,37%) και ΤΕΝΕΡΓ
(+0,06%). Αμετάβλητη η μετοχή της ΜΥΤΙΛ. Δεύτερη συνεχόμενη ανοδική συνεδρίαση για τη
μετοχή της ΕΥΔΑΠ (+1,50%), που ολοκλήρωσε τις συναλλαγές σε υψηλά δυόμιση μηνών. Το
ημερήσιο “stop long” στα 5,71 ευρώ και η επόμενη αντίσταση στη ζώνη 6,33 – 6,42 (σπεύδουν
οι δύο ΚΜΟ 200 ημερών).
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25o Συνέδριο της Capital Link: Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις
επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
#Ελληνική οικονομία #συνέδριο Newsroom 04/12/2023 17:09 ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ
Το «25th Annual Capital Link Invest in Greece New York Forum: Accelerating Investments for
Sustainable Growth» θα πραγματοποιηθεί την Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, 2023, με φυσική
παρουσία, στο Metropolitan Club, στη Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange, το Athens Exchange Group (ATHEX Group) και την υποστήριξη μεγάλων Διεθνών
Τραπεζών (Goldman Sachs, Barclays, BNP Paribas, Morgan Stanley, Nomura & Axia
Ventures Group) και Οργανισμών.
Οι κύριοι χορηγοί είναι η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)». Το
Συνέδριο τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη. Το
συνέδριο θα χαιρετήσει μέσω ζωντανής σύνδεσης ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης.
Στην ανακοίνωσή της η εταιρεία αναφέρει:
«Με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η
επέτειο διοργάνωσης του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα που
πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Η εκδήλωση αυτή, η οποία είναι γνωστή για την ποιότητά της
και για τη συμμετοχή κυβερνητικών και βιομηχανικών ηγετών, πραγματοποιείται κάθε χρόνο,
ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στην Ελλάδα.
Το Capital Link Invest in Greece Forum μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που
διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές
επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό καθώς επίσης και να ενισχύσει τους επιχειρηματικούς και
επενδυτικούς δεσμούς μεταξύ των ΗΠΑ και της Ελλάδας.
Όπως και τα προηγούμενα χρόνια, το Συνέδριο θα δώσει την ευκαιρία στη διεθνή επενδυτική
κοινότητα να ενημερωθεί για τις εξελίξεις και τις μεταρρυθμίσεις στην ελληνική οικονομία και τις
προτεραιότητες της κυβέρνησης, για τις επενδυτικές ευκαιρίες στην Ελλάδα και την βελτιωμένη
εικόνα της χώρας ως επενδυτικού και επιχειρηματικού προορισμού.
Εκπρόσωποι της Ελληνικής Κυβέρνησης
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας • Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης
Υπουργός Τουρισμού, κα. Όλγα Κεφαλογιάννη
Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης
κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ)
κ. Γιώργος Πιτσιλής Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ)
Εκπρόσωποι της Αμερικάνικης κυβέρνησης
H.E. Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources - U.S. Department of
State
Mr. Joshua Huck, Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus -
U.S. Department of State
Εναρκτήριες ομιλίες:
• Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder, President & CEO - TEN Ltd; Chairman – INTERTANKO
(2014-2018) • Mr. John Tutle, Vice Chairman – NYSE; President - NYSE Institut • Mr. Yianos
Kontopoulos, CEO - Athens Exchange Group (ATHEX Group) ➢ Κεντρικοί Ομιλητές: •
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Κωστής Χατζηδάκης • κα. Πέγκυ
Αντωνάκου - General Manager Southeast Europe - Google
Στο Συνέδριο έχουν δηλώσει συμμετοχή μέχρι στιγμής ανώτατα στελέχη από τις εταιρείες
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Εισηγμένες στο Χρηματιστήριο Αθηνών: Aegean Airlines • Alpha Bank • Athens Exchange
Group • Athens Water Supply & Sewerage Company SA-EYDAP • Attica Bank • AVAX Group •
Dimand S.A. • Eurobank S.A. • National Bank of Greece • ELLAKTOR S.A. • GEK Terna Group
• HELLENiQ ENERGY Holdings • INTRAKAT • LAMDA Development • MOTOR OIL Hellas •
MYTILINEOS • Opap • Public Power Corporation – PPC • PRODEA Investments Επίσης οι
εταιρείες: Barclays • BC Partners • Bernitsas Law • BNP Paribas • Axia Ventures Group Ltd. •
Ambrosia Capital • BrainRegain • Calamos Investments • CVC • D.C. Christopoulos & Partners
• Eldorado Gold • Elikonos Capital Partners • EY • Flott & Co. PC • Grifon Capital Partners
/Fortress • Google • Goldman Sachs • HALCYON Equity Partners • Hellenic Capital Market
Commission (HCMC) • JLL-Athens Economics • Koutalidis Law • Lambadarios Law • Libra
Group • McKinsey & Company Greece & Cyprus • Metropoulos & Co • Morgan Stanley •
Nomura • Oliver Wyman • QUALCO • Red Apple Group • Reed Smith LLP • SAVILLS HELLAS
• TEN Ltd • Watson Farley & Williams
Τελετή Βράβευσης – Επίσημο Δείπνο «2023 Hellenic Capital Link Leadership Award»
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά το οποίο θα απονεμηθεί το
"2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο της BC Partners ως
αναγνώριση της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα
μέσα από τις επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Το “Capital Link Hellenic Leadership Award” δίδεται ετησίως σε ένα άτομο ή οργανισμό για την
εξαιρετική συμβολή του στην προώθηση στενότερων επιχειρηματικών δεσμών μεταξύ της
Ελλάδας και της παγκόσμιας επιχειρηματικής και επενδυτικής κοινότητας. Συναντήσεις
One-On-One Όπως κάθε χρόνο, έτσι και φέτος το Συνέδριο παρέχει στους ξένους επενδυτές
εκτεταμένη δυνατότητα επαφών μέσω one-on-one συναντήσεων με εισηγμένες και μη
εταιρείες, καθώς επίσης και με τα μέλη της Ελληνικής κυβερνητικής αντιπροσωπείας.
Σε μία χρονιά με ιδιαίτερη σημασία για την Ελλάδα και την επικείμενη επανάκτηση της
επενδυτικής βαθμίδας, θα δοθεί ιδιαίτερη έμφαση στις συναντήσεις αυτές, οι οποίες
διοργανώνονται σε συνεργασία με τις μεγάλες Επενδυτικές Τράπεζες που υποστηρίζουν το 3
Συνέδριο καθώς και Ελληνικές Χρηματιστηριακές εταιρείες που δραστηριοποιούνται στο διεθνή
χώρο.
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ: ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange & Athens
Exchange Group (ATHEX Group) ΥΠΟ ΤΗΝ ΑΙΓΙΔΑ : του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη
Νέα Υόρκη
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Χρηματιστήριο: Μικρές απώλειες με profit taking στα blue chips και αγοραστές στα mid
caps
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
του Μάνου Χαχλαδάκη
Με συνεδρίαση χαμηλών τόνων και ελεγχόμενα πτωτικής κατεύθυνσης ξεκίνησε τη
χρηματιστηριακή εβδομάδα στη Λεωφόρο Αθηνών, που είδε τους επενδυτές να στρέφονται
περισσότερο στο κλείδωμα κερδών - κυρίως στις τράπεζες - αλλά με αναβαθμισμένη διάθεση
για mid caps.
Ειδικότερα, ο Γενικός Δείκτης ολοκλήρωσε τις συναλλαγές στις 1.275,34 μονάδες με
πτώση 0,37% και τον τζίρο 83,3 εκατ. ευρώ, εκ των οποίων τα 8,29 εκατ. σε 20 πακέτα, ενώ
διακινήθηκαν 21,9 εκατ. τεμάχια.
Ο τραπεζικός δείκτης ηγήθηκε της πτώσης με -1,1% στις 1.056,94 μονάδες, ο FTSE της
υψηλής κεφαλαιοποίησης έκλεισε με απώλειες 0,67% στις 3.093,41 μονάδες, ενώ αντίθετα ο
FTSEM της μεσαίας πραγματοποίησε άλμα 0,98% κλείνοντας στις 2.155,3 μονάδες.
Μετά από ένα ήπια ανοδικό άνοιγμα που οδήγησε στον Γενικό Δείκτη έως και τις 1.284,54
μονάδες (+0,35%) οι πωλητές πήραν γρήγορα τα ηνία και αντέστρεψαν το πρόσημο, με την
αγορά να μένει σταθερά ως το κλείσιμο σε αρνητικό έδαφος αν και με απώλειες που δεν
ξεπέρασαν το 0,49% (χαμηλό ημέρας στις 1.273,87).
Οι ρευστοποιήσεις εστίασαν κυρίως στον τραπεζικό κλάδο, κάτι λογικό μάλλον δεδομένης της
υπεραπόδοσης 12,4% στο σύνολο του Νοεμβρίου.
Πρωταγωνίστρια στο ταμπλό για ακόμα μία ημέρα ήταν η Εθνική που μονοπώλησε τον τζίρο
με 23,5 εκατ. ευρώ (ενδεικτικά ο δεύτερος μεγαλύτερος στην Alpha με 6,6 εκατ.) με τους
επενδυτές να κατοχυρώνουν θέσεις σε τιμές που παραμένουν εξαιρετικά υψηλότερες από του
πρόσφατου placement (5,3 ευρώ).
Έτσι η ΕΤΕ έκλεισε στα 6,06 ευρώ με  -1,78%, η Eurobank σημείωσε απώλειες 1,26% και η
Alpha κατά 0,96%, ενώ θετικά διαφοροποιήθηκε η Πειραιώς με κέρδη 0,43%.
Ενδεικτικό της γενικότερης τάσης πάντως ήταν ότι πέρα από την Πειραιώς, στην υψηλή
κεφαλαιοποίηση με θετικό πρόσημο ολοκλήρωσε η ΕΥΔΑΠ με +1,5%, η Motor Oil με +0,49%,
ο Σαράντης με +0,37%, η Coca Cola με +0,12% και η ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή με +0,06%.
Αντίθετα, οι πωλητές εστίασαν στα ΕΛΠΕ με -1,72% και 2,3 εκατ. τζίρο, την Aegean με -1,56%
και 1 εκατ. στην Jumbo με -1,2% με 2,1 εκατ. και τον ΟΤΕ με -0,98% και 3,98 εκατ.
Με μικρότερες απώλειες 0,6% έκλεισε ο ΟΠΑΠ με υψηλό τζίρο στα 5,99 εκατ. και η ΔΕΗ με
-0,7% και 2,7 εκατ.
Όπως προαναφέρθηκε, στηρίξεις στην αγορά έδωσαν κινήσεις στη μεσαία κεφαλαιοποίηση,
όπου ξεχώρισε το άλμα 5,36% της Intracom με τζίρο 1,17 εκατ. και ο ΑΔΜΗΕ με +1,64% και
1,41 εκατ.
Παράλληλα, τα ΕΧΑΕ έκλεισαν με κέρδη 2,26%, η Entersoft με +2,21%,  η Dimand με
+1,87%, ο ΟΛΠ με +1,5% και η Premia με +1,1%. Από την άλλη, πωλήσεις κυρίως βγήκαν
στην ΑΒΑΞ με -1,26%, την Briq με -1%, την Profile με -1,1% και τον Φουρλή με -2%.
Στα χαμηλότερα στρώματα η Κλουκίνας - Λάππας πραγματοποίησε ράλι 10,9% με εξαιρετικά
υψηλό τζίρο 490 χιλ. ευρώ.
Στο σύνολο του ταμπλό, 49 μετοχές κινήθηκαν ανοδικά και 56 πτωτικά.
Σε γενικότερα επίπεδο, με πλήθος θετικών εξελίξεων η ελληνική αγορά βρίσκεται σε πολύ καλή
θέση για ένα year-end rally το οποίο θα ενισχύσει ακόμα παραπάνω την πορεία
"πρωταθλητισμού" που κάνει φέτος, με κέρδη που αγγίζουν το 38% για τον ΓΔ έως τώρα.
Με νέα της έκθεση άλλωστε, η JP Morgan διαμηνύει στους επενδυτές ότι η ελληνική αγορά έχει
ισχυρές προοπτικές, θα συγκεντρώσει τα ραντάρ των αγορών και θα είναι γενικότερα... στη
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"μόδα" το επόμενο έτος.
Όπως επισημαίνει η αμερικανική τράπεζα, η Ελλάδα είναι ένα ξεκάθαρο overweight για την ίδια
σε ό,τι αφορά την επενδυτική στρατηγική του 2024, χάρη κυρίως στις χαμηλές αποτιμήσεις και
τη σταθερή ροή θετικών αναθεωρήσεων των κερδών ανά μετοχή (EPS) στις τράπεζες. 
Την Παρασκευή η Fitch έδωσε με τη σειρά της και αυτή αξιολόγηση επενδυτικής βαθμίδας στη
χώρα, ο δεύτερος από τους μεγάλους οίκους μετά την S&P, ανοίγοντας έτσι το δρόμο για την
επιστροφή των ελληνικών τίτλων στους κορυφαίους δείκτες ομολόγων.
Κάτι που αποτυπώνεται ήδη στο ελληνικό 10ετές, που βλέπει την απόδοσή του να υποχωρεί
στο 3,479% με πτώση άνω των 13 μονάδων βάσης.
Σε επίπεδο εισηγμένων, μετά το Λονδίνο και το επενδυτικό συνέδριο της Morgan Stanley,
σειρά παίρνει το ετήσιο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη, το οποίο θα διεξαχθεί στις
11 Δεκεμβρίου.
Εκεί θα βρεθούν και πάλι στελέχη πολλών ελληνικών εταιρειών σε ακόμα μία συνάντηση
κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις, με τη συμμετοχή κορυφαίων διεθνών
επενδυτών, διεθνών επιχειρήσεων, τραπεζών και οργανισμών, καθώς και ανώτερων στελεχών
της ελληνικής κυβέρνησης.
Διστακτικότητα διεθνώς
Με μικτές τάσεις και οριακές κινούνται οι ευρωπαϊκές αγορές, με τον γερμανικό DAX να
βρίσκεται στο +0,1%,  τον γαλλικός CAC 40 στο -0,1%, τον βρετανικό FTSE 100 στο -0,25%
και τον πανευρωπαϊκός Stoxx στο αμετάβλητο.
Αξίζει να σημειωθεί το ράλι του χρυσού που σημείωσε νέα ιστορικό υψηλό έχοντας ξεπεράσει
και τα 2.100 δολάρια η ουγγιά πλέον, στον απόηχο της ομιλίας του κεντρικού τραπεζίτη των
ΗΠΑ Τζέι Πάουελ την Παρασκευή, ο οποίος είπε ότι τα επιτόκια βρίσκονται πλέον σε ιδιαίτερα
περιοριστικό επίπεδο ενισχύοντας την υπόθεση ότι οι μειώσεις τους θα έρθουν πιο σύντομα
από ό,τι αναμενόταν.
Στο ίδιο πλαίσιο άλλωστε η Wall Street ολοκλήρωσε την πέμπτη ανοδική της εβδομάδα με τον
S&P 500 να καταγράφει νέο υψηλό έτους και παραπάνω (από τον Μάρτιο του 2022) με
απόδοση ξεπερνά πλέον το +20% εντός 2023.
Σήμερα ωστόσο οι βασικοί δείκτες κινούνται οι τρεις πτωτικά, με απώλειες 1,6% για τον
Nasdaq, 0,95% για τον S&P 500 και 0,4% για τον Dow Jones.
Στην αγορά ομολόγων η απόδοση του 10ετούς ΗΠΑ βρίσκεται στο 4,272% με το 2ετές να
κινείται στο 4,629%, όταν ένα μην πριν ήταν και τα δύο άνω του 5%.
Στο πετρέλαιο, τέλος, οι νέες περικοπές παραγωγής που ανακοίνωσε ο ΟΠΕΚ+ δεν δείχνουν
να μπορούν να στηρίξουν τις τιμές, με το Brent στα 78,4 δολάρια το βαρέλι σήμερα και το WTI
στα 73,6 δολ. αμφότερα με νέες απώλειες στην περιοχή του 0,6%.
ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ
ΣΧΟΛΙΟ ΑΓΟΡΑΣ
ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ ΑΘΗΝΩΝ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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Ο Σύλλογος Ελληνο-αμερικανών Τραπεζιτών τίμησε τον Νίκο Μπορνόζη της Capital
Link
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με το «2023 Executive of the Year Award» του «Hellenic American Association for
Professionals in Finance» (HABA) βραβεύτηκε ο ιδρυτής, πρόεδρος και CEO της «Capital Link,
Inc», κ. Νίκος Μπορνόζης. Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε στο Union League Club της Νέας
Υόρκης με περισσότερους από 300 εκπροσώπους της οικονομικής και επιχειρηματικής ζωής
της αμερικανικής μητρόπολης να δίνουν το παρών. Η τελετή της βράβευσης έλαβε χώρα στο
πλαίσιο της 39ης επετείου λειτουργίας του HABA.
www.worldenergynews.gr
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25o Συνέδριο της Capital Link: Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις
επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι κύριοι χορηγοί είναι η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)». Το
Συνέδριο τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη. Το
συνέδριο θα χαιρετήσει μέσω ζωντανής σύνδεσης ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης.
Στην ανακοίνωσή της η εταιρεία αναφέρει:
«Με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η
επέτειο διοργάνωσης του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα που
πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Η εκδήλωση αυτή, η οποία είναι γνωστή για την ποιότητά της
και για τη συμμετοχή κυβερνητικών και βιομηχανικών ηγετών, πραγματοποιείται κάθε χρόνο,
ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στην Ελλάδα.
Το Capital Link Invest in Greece Forum μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που
διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές
επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό καθώς επίσης και να ενισχύσει τους επιχειρηματικούς και
επενδυτικούς δεσμούς μεταξύ των ΗΠΑ και της Ελλάδας.
Όπως και τα προηγούμενα χρόνια, το Συνέδριο θα δώσει την ευκαιρία στη διεθνή επενδυτική
κοινότητα να ενημερωθεί για τις εξελίξεις και τις μεταρρυθμίσεις στην ελληνική οικονομία και τις
προτεραιότητες της κυβέρνησης, για τις επενδυτικές ευκαιρίες στην Ελλάδα και την βελτιωμένη
εικόνα της χώρας ως επενδυτικού και επιχειρηματικού προορισμού.
Εκπρόσωποι της Ελληνικής Κυβέρνησης
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας • Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης
Υπουργός Τουρισμού, κα. Όλγα Κεφαλογιάννη
Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης
κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ)
κ. Γιώργος Πιτσιλής Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ)
Εκπρόσωποι της Αμερικάνικης κυβέρνησης
H.E. Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources – U.S. Department
of State
Mr. Joshua Huck, Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus
– U.S. Department of State
Εναρκτήριες ομιλίες:
• Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder, President & CEO – TEN Ltd; Chairman – INTERTANKO
(2014-2018) • Mr. John Tutle, Vice Chairman – NYSE; President – NYSE Institut • Mr. Yianos
Kontopoulos, CEO – Athens Exchange Group (ATHEX Group) ➢ Κεντρικοί Ομιλητές: •
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Κωστής Χατζηδάκης • κα. Πέγκυ
Αντωνάκου – General Manager Southeast Europe – Google
Στο Συνέδριο έχουν δηλώσει συμμετοχή μέχρι στιγμής ανώτατα στελέχη από τις εταιρείες
Εισηγμένες στο Χρηματιστήριο Αθηνών: Aegean Airlines • Alpha Bank • Athens Exchange
Group • Athens Water Supply & Sewerage Company SA-EYDAP • Attica Bank • AVAX Group •
Dimand S.A. • Eurobank S.A. • National Bank of Greece • ELLAKTOR S.A. • GEK Terna Group
• HELLENiQ ENERGY Holdings • INTRAKAT • LAMDA Development • MOTOR OIL Hellas •
MYTILINEOS • Opap • Public Power Corporation – PPC • PRODEA Investments Επίσης οι
εταιρείες: Barclays • BC Partners • Bernitsas Law • BNP Paribas • Axia Ventures Group Ltd. •
Ambrosia Capital • BrainRegain • Calamos Investments • CVC • D.C. Christopoulos & Partners
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• Eldorado Gold • Elikonos Capital Partners • EY • Flott & Co. PC • Grifon Capital Partners
/Fortress • Google • Goldman Sachs • HALCYON Equity Partners • Hellenic Capital Market
Commission (HCMC) • JLL-Athens Economics • Koutalidis Law • Lambadarios Law • Libra
Group • McKinsey & Company Greece & Cyprus • Metropoulos & Co • Morgan Stanley •
Nomura • Oliver Wyman • QUALCO • Red Apple Group • Reed Smith LLP • SAVILLS HELLAS
• TEN Ltd • Watson Farley & Williams
Τελετή Βράβευσης – Επίσημο Δείπνο «2023 Hellenic Capital Link Leadership Award»
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά το οποίο θα απονεμηθεί το
“2023 Capital Link Hellenic Leadership Award” στον κ. Νίκο Σταθόπουλο της BC Partners ως
αναγνώριση της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα
μέσα από τις επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Το “Capital Link Hellenic Leadership Award” δίδεται ετησίως σε ένα άτομο ή οργανισμό για την
εξαιρετική συμβολή του στην προώθηση στενότερων επιχειρηματικών δεσμών μεταξύ της
Ελλάδας και της παγκόσμιας επιχειρηματικής και επενδυτικής κοινότητας. Συναντήσεις
One-On-One Όπως κάθε χρόνο, έτσι και φέτος το Συνέδριο παρέχει στους ξένους επενδυτές
εκτεταμένη δυνατότητα επαφών μέσω one-on-one συναντήσεων με εισηγμένες και μη
εταιρείες, καθώς επίσης και με τα μέλη της Ελληνικής κυβερνητικής αντιπροσωπείας.
Σε μία χρονιά με ιδιαίτερη σημασία για την Ελλάδα και την επικείμενη επανάκτηση της
επενδυτικής βαθμίδας, θα δοθεί ιδιαίτερη έμφαση στις συναντήσεις αυτές, οι οποίες
διοργανώνονται σε συνεργασία με τις μεγάλες Επενδυτικές Τράπεζες που υποστηρίζουν το 3
Συνέδριο καθώς και Ελληνικές Χρηματιστηριακές εταιρείες που δραστηριοποιούνται στο διεθνή
χώρο.
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ: ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange & Athens
Exchange Group (ATHEX Group) ΥΠΟ ΤΗΝ ΑΙΓΙΔΑ : του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη
Νέα Υόρκη
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25o Συνέδριο της Capital Link: Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις
επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το «25th Annual Capital Link Invest in Greece New York Forum: Accelerating Investments for
Sustainable Growth» θα πραγματοποιηθεί την Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, 2023, με φυσική
παρουσία, στο Metropolitan Club, στη Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange, το Athens Exchange Group (ATHEX Group) και την υποστήριξη μεγάλων Διεθνών
Τραπεζών (Goldman Sachs, Barclays, BNP Paribas, Morgan Stanley, Nomura & Axia
Ventures Group) και Οργανισμών.
Οι κύριοι χορηγοί είναι η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)». Το
Συνέδριο τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη. Το
συνέδριο θα χαιρετήσει μέσω ζωντανής σύνδεσης ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης.
Στην ανακοίνωσή της η εταιρεία αναφέρει:
«Με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η
επέτειο διοργάνωσης του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα που
πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Η εκδήλωση αυτή, η οποία είναι γνωστή για την ποιότητά της
και για τη συμμετοχή κυβερνητικών και βιομηχανικών ηγετών, πραγματοποιείται κάθε χρόνο,
ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στην Ελλάδα.
Το Capital Link Invest in Greece Forum μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που
διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές
επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό καθώς επίσης και να ενισχύσει τους επιχειρηματικούς και
επενδυτικούς δεσμούς μεταξύ των ΗΠΑ και της Ελλάδας.
Όπως και τα προηγούμενα χρόνια, το Συνέδριο θα δώσει την ευκαιρία στη διεθνή επενδυτική
κοινότητα να ενημερωθεί για τις εξελίξεις και τις μεταρρυθμίσεις στην ελληνική οικονομία και τις
προτεραιότητες της κυβέρνησης, για τις επενδυτικές ευκαιρίες στην Ελλάδα και την βελτιωμένη
εικόνα της χώρας ως επενδυτικού και επιχειρηματικού προορισμού.
Εκπρόσωποι της Ελληνικής Κυβέρνησης
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας • Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης
Υπουργός Τουρισμού, κα. Όλγα Κεφαλογιάννη
Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης
κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ)
κ. Γιώργος Πιτσιλής Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ)
Εκπρόσωποι της Αμερικάνικης κυβέρνησης
H.E. Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources – U.S. Department
of State
Mr. Joshua Huck, Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus
– U.S. Department of State
Εναρκτήριες ομιλίες:
• Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder, President & CEO – TEN Ltd; Chairman – INTERTANKO
(2014-2018) • Mr. John Tutle, Vice Chairman – NYSE; President – NYSE Institut • Mr. Yianos
Kontopoulos, CEO – Athens Exchange Group (ATHEX Group) ➢ Κεντρικοί Ομιλητές: •
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Κωστής Χατζηδάκης • κα. Πέγκυ
Αντωνάκου – General Manager Southeast Europe – Google
Στο Συνέδριο έχουν δηλώσει συμμετοχή μέχρι στιγμής ανώτατα στελέχη από τις εταιρείες
Εισηγμένες στο Χρηματιστήριο Αθηνών: Aegean Airlines • Alpha Bank • Athens Exchange
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Group • Athens Water Supply & Sewerage Company SA-EYDAP • Attica Bank • AVAX Group •
Dimand S.A. • Eurobank S.A. • National Bank of Greece • ELLAKTOR S.A. • GEK Terna Group
• HELLENiQ ENERGY Holdings • INTRAKAT • LAMDA Development • MOTOR OIL Hellas •
MYTILINEOS Holdings • Opap • Public Power Corporation – PPC • PRODEA Investments
Επίσης οι εταιρείες: Barclays • BC Partners • Bernitsas Law • BNP Paribas • Axia Ventures
Group Ltd. • Ambrosia Capital • BrainRegain • Calamos Investments • CVC • D.C.
Christopoulos & Partners • Eldorado Gold • Elikonos Capital Partners • EY • Flott & Co. PC •
Grifon Capital Partners /Fortress • Google • Goldman Sachs • HALCYON Equity Partners •
Hellenic Capital Market Commission (HCMC) • JLL-Athens Economics • Koutalidis Law •
Lambadarios Law • Libra Group • McKinsey & Company Greece & Cyprus • Metropoulos & Co
• Morgan Stanley • Nomura • Oliver Wyman • QUALCO • Red Apple Group • Reed Smith LLP •
SAVILLS HELLAS • TEN Ltd • Watson Farley & Williams
Τελετή Βράβευσης – Επίσημο Δείπνο «2023 Hellenic Capital Link Leadership Award»
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά το οποίο θα απονεμηθεί το
“2023 Capital Link Hellenic Leadership Award” στον κ. Νίκο Σταθόπουλο της BC Partners ως
αναγνώριση της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα
μέσα από τις επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Το “Capital Link Hellenic Leadership Award” δίδεται ετησίως σε ένα άτομο ή οργανισμό για την
εξαιρετική συμβολή του στην προώθηση στενότερων επιχειρηματικών δεσμών μεταξύ της
Ελλάδας και της παγκόσμιας επιχειρηματικής και επενδυτικής κοινότητας. Συναντήσεις
One-On-One Όπως κάθε χρόνο, έτσι και φέτος το Συνέδριο παρέχει στους ξένους επενδυτές
εκτεταμένη δυνατότητα επαφών μέσω one-on-one συναντήσεων με εισηγμένες και μη
εταιρείες, καθώς επίσης και με τα μέλη της Ελληνικής κυβερνητικής αντιπροσωπείας.
Σε μία χρονιά με ιδιαίτερη σημασία για την Ελλάδα και την επικείμενη επανάκτηση της
επενδυτικής βαθμίδας, θα δοθεί ιδιαίτερη έμφαση στις συναντήσεις αυτές, οι οποίες
διοργανώνονται σε συνεργασία με τις μεγάλες Επενδυτικές Τράπεζες που υποστηρίζουν το 3
Συνέδριο καθώς και Ελληνικές Χρηματιστηριακές εταιρείες που δραστηριοποιούνται στο διεθνή
χώρο.
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ: ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange & Athens
Exchange Group (ATHEX Group) ΥΠΟ ΤΗΝ ΑΙΓΙΔΑ : του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη
Νέα Υόρκη
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25o Συνέδριο της Capital Link: Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις
επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το «25th Annual Capital Link Invest in Greece New York Forum: Accelerating Investments for
Sustainable Growth» θα πραγματοποιηθεί την Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, 2023, με φυσική
παρουσία, στο Metropolitan Club, στη Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange, το Athens Exchange Group (ATHEX Group) και την υποστήριξη μεγάλων Διεθνών
Τραπεζών (Goldman Sachs, Barclays, BNP Paribas, Morgan Stanley, Nomura & Axia
Ventures Group) και Οργανισμών.
Οι κύριοι χορηγοί είναι η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)». Το
Συνέδριο τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη. Το
συνέδριο θα χαιρετήσει μέσω ζωντανής σύνδεσης ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης.
Στην ανακοίνωσή της η εταιρεία αναφέρει:
«Με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η
επέτειο διοργάνωσης του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα που
πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Η εκδήλωση αυτή, η οποία είναι γνωστή για την ποιότητά της
και για τη συμμετοχή κυβερνητικών και βιομηχανικών ηγετών, πραγματοποιείται κάθε χρόνο,
ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στην Ελλάδα.
Το Capital Link Invest in Greece Forum μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που
διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές
επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό καθώς επίσης και να ενισχύσει τους επιχειρηματικούς και
επενδυτικούς δεσμούς μεταξύ των ΗΠΑ και της Ελλάδας.
Όπως και τα προηγούμενα χρόνια, το Συνέδριο θα δώσει την ευκαιρία στη διεθνή επενδυτική
κοινότητα να ενημερωθεί για τις εξελίξεις και τις μεταρρυθμίσεις στην ελληνική οικονομία και τις
προτεραιότητες της κυβέρνησης, για τις επενδυτικές ευκαιρίες στην Ελλάδα και την βελτιωμένη
εικόνα της χώρας ως επενδυτικού και επιχειρηματικού προορισμού.
Εκπρόσωποι της Ελληνικής Κυβέρνησης
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας • Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης
Υπουργός Τουρισμού, κα. Όλγα Κεφαλογιάννη
Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης
κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ)
κ. Γιώργος Πιτσιλής Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ)
Εκπρόσωποι της Αμερικάνικης κυβέρνησης
H.E. Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources – U.S. Department
of State
Mr. Joshua Huck, Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus
– U.S. Department of State
Εναρκτήριες ομιλίες:
• Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder, President & CEO – TEN Ltd; Chairman – INTERTANKO
(2014-2018) • Mr. John Tutle, Vice Chairman – NYSE; President – NYSE Institut • Mr. Yianos
Kontopoulos, CEO – Athens Exchange Group (ATHEX Group) ➢ Κεντρικοί Ομιλητές: •
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Κωστής Χατζηδάκης • κα. Πέγκυ
Αντωνάκου – General Manager Southeast Europe – Google
Στο Συνέδριο έχουν δηλώσει συμμετοχή μέχρι στιγμής ανώτατα στελέχη από τις εταιρείες
Εισηγμένες στο Χρηματιστήριο Αθηνών: Aegean Airlines • Alpha Bank • Athens Exchange
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Group • Athens Water Supply & Sewerage Company SA-EYDAP • Attica Bank • AVAX Group •
Dimand S.A. • Eurobank S.A. • National Bank of Greece • ELLAKTOR S.A. • GEK Terna Group
• HELLENiQ ENERGY Holdings • INTRAKAT • LAMDA Development • MOTOR OIL Hellas •
MYTILINEOS Holdings • Opap • Public Power Corporation – PPC • PRODEA Investments
Επίσης οι εταιρείες: Barclays • BC Partners • Bernitsas Law • BNP Paribas • Axia Ventures
Group Ltd. • Ambrosia Capital • BrainRegain • Calamos Investments • CVC • D.C.
Christopoulos & Partners • Eldorado Gold • Elikonos Capital Partners • EY • Flott & Co. PC •
Grifon Capital Partners /Fortress • Google • Goldman Sachs • HALCYON Equity Partners •
Hellenic Capital Market Commission (HCMC) • JLL-Athens Economics • Koutalidis Law •
Lambadarios Law • Libra Group • McKinsey & Company Greece & Cyprus • Metropoulos & Co
• Morgan Stanley • Nomura • Oliver Wyman • QUALCO • Red Apple Group • Reed Smith LLP •
SAVILLS HELLAS • TEN Ltd • Watson Farley & Williams
Τελετή Βράβευσης – Επίσημο Δείπνο «2023 Hellenic Capital Link Leadership Award»
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά το οποίο θα απονεμηθεί το
“2023 Capital Link Hellenic Leadership Award” στον κ. Νίκο Σταθόπουλο της BC Partners ως
αναγνώριση της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα
μέσα από τις επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Το “Capital Link Hellenic Leadership Award” δίδεται ετησίως σε ένα άτομο ή οργανισμό για την
εξαιρετική συμβολή του στην προώθηση στενότερων επιχειρηματικών δεσμών μεταξύ της
Ελλάδας και της παγκόσμιας επιχειρηματικής και επενδυτικής κοινότητας. Συναντήσεις
One-On-One Όπως κάθε χρόνο, έτσι και φέτος το Συνέδριο παρέχει στους ξένους επενδυτές
εκτεταμένη δυνατότητα επαφών μέσω one-on-one συναντήσεων με εισηγμένες και μη
εταιρείες, καθώς επίσης και με τα μέλη της Ελληνικής κυβερνητικής αντιπροσωπείας.
Σε μία χρονιά με ιδιαίτερη σημασία για την Ελλάδα και την επικείμενη επανάκτηση της
επενδυτικής βαθμίδας, θα δοθεί ιδιαίτερη έμφαση στις συναντήσεις αυτές, οι οποίες
διοργανώνονται σε συνεργασία με τις μεγάλες Επενδυτικές Τράπεζες που υποστηρίζουν το 3
Συνέδριο καθώς και Ελληνικές Χρηματιστηριακές εταιρείες που δραστηριοποιούνται στο διεθνή
χώρο.
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ: ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange & Athens
Exchange Group (ATHEX Group) ΥΠΟ ΤΗΝ ΑΙΓΙΔΑ : του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη
Νέα Υόρκη
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Μικρό προβάδισμα των πωλητών στο Χρηματιστήριο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ελεγχόμενες διακυμάνσεις με προβάδισμα βραχείας κεφαλής στους πωλητές είναι η εικόνα στο
χρηματιστήριο της Αθήνας, με τους επενδυτές να δείχνουν ότι είχαν προεξοφλήσει τη νέα
αναβάθμιση της Ελλάδας σε επενδυτική βαθμίδα από την Fitch.
Ειδικότερα, ο Γενικός Δείκτης κινείται στις 1.274,95 μονάδες με πτώση 0,32% και τον τζίρο στα
40 εκατ. ευρώ, ενώ έχουν διακινηθεί 11,7 εκατ. τεμάχια.
Μικρό προβάδισμα των πωλητών στο Χρηματιστήριο
Ο τραπεζικός δείκτης υποχωρεί στις 1.059 με -0,87% μονάδες, ο FTSE σημειώνει απώλειες
0,53% στις 3.097 μονάδες (+0,02%) ενώ αντίθετα ο FTSEM της μεσαίας κεφαλαιοποίησης
ενισχύεται κατά 0,4% στις 2.142 μονάδες.
Θετική διαφοροποίηση στις τράπεζες, που έχουν την πρώτη τετράδα του τζίρου, εμφανίζει η
Πειραιώς με κέρδη 0,6%, ενώ η Alpha υποχωρεί κατά 0,4%, η Eurobank κατά 1,35% και η
Εθνική κατά 1,43%.
Στηρίξεις στην αγορά δίνουν η Βιοχάλκο με άνοδο 0,73% και η ΕΥΔΑΠ με +1%, ενώ αγορές
βγαίνουν ακόμα στην ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ με +0,45%, τη ΔΕΗ με +0,37% και την Coca Cola με +0,2%.
Αντίθετα, με απώλειες άνω του 1% κινούνται οι Cenergy, Ελλάκτωρ, ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ, ΟΠΑΠ,
ΕΛΠΕ και Aegean.
Πιο έντονη είναι η δραστηριότητα στη μεσαία κεφαλαιοποίηση, με την Intracom να
πραγματοποιεί νέο άλμα 5% με τζίρο άνω των 800 χιλ. ευρώ, ενώ ο ΑΔΜΗΕ ενισχύεται κατά
1,6% με συναλλαγές που ξεπερνούν το 1 εκατ.
Η Premia κινείται στο +2%, η Dimand στο +1,9% και ο ΟΛΠ στο +1,3%, ενώ οι πωλητές
εστιάζουν στα ΕΧΑΕ με -0,6%, τον Φουρλή με -1,6% και την Profile με -0,7%.
Στα χαμηλότερα στρώματα ξεχωρίζει η Κλουκίνας – Λάππας με ράλι 7,3% και τζίρο 350 χιλ.
ευρώ.
Στη συνολική εικόνα του ταμπλό, 37 μετοχές κινούνται ανοδικά έναντι 60 πτωτικών.
Γενικότερα πάντως, με πλήθος θετικών εξελίξεων η ελληνική αγορά βρίσκεται σε πολύ καλή
θέση για ένα year-end rally το οποίο θα ενισχύσει ακόμα παραπάνω την πορεία
“πρωταθλητισμού” που κάνει φέτος, με κέρδη που αγγίζουν το 38% για τον ΓΔ έως τώρα.
Με νέα της έκθεση άλλωστε, η JP Morgan διαμηνύει στους επενδυτές ότι η ελληνική αγορά έχει
ισχυρές προοπτικές, θα συγκεντρώσει τα ραντάρ των αγορών και θα είναι γενικότερα… στη
“μόδα” το επόμενο έτος.
Όπως επισημαίνει η αμερικανική τράπεζα, η Ελλάδα είναι ένα ξεκάθαρο overweight για την ίδια
σε ό,τι αφορά την επενδυτική στρατηγική του 2024, χάρη κυρίως στις χαμηλές αποτιμήσεις και
τη σταθερή ροή θετικών αναθεωρήσεων των κερδών ανά μετοχή (EPS) στις τράπεζες.
Την Παρασκευή η Fitch έδωσε με τη σειρά της και αυτή αξιολόγηση επενδυτικής βαθμίδας στη
χώρα, ο δεύτερος από τους μεγάλους οίκους μετά την S&P, ανοίγοντας έτσι το δρόμο για την
επιστροφή των ελληνικών τίτλων στους κορυφαίους δείκτες ομολόγων.
Κάτι που αποτυπώνεται ήδη στο ελληνικό 10ετές, που βλέπει την απόδοσή του να υποχωρεί
στο 3,519% με πτώση άνω των 12 μονάδων βάσης.
Σε επίπεδο εισηγμένων, μετά το Λονδίνο και το επενδυτικό συνέδριο της Morgan Stanley,
σειρά παίρνει το ετήσιο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη, το οποίο θα διεξαχθεί στις
11 Δεκεμβρίου.
Εκεί θα βρεθούν και πάλι στελέχη πολλών ελληνικών εταιρειών σε ακόμα μία συνάντηση
κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις, με τη συμμετοχή κορυφαίων διεθνών
επενδυτών, διεθνών επιχειρήσεων, τραπεζών και οργανισμών, καθώς και ανώτερων στελεχών
της ελληνικής κυβέρνησης.
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Σε τεχνικό επίπεδο, όπως σημειώνει ο Ηλίας Ζαχαράκης της Fast Finance, η τάση στο ΧΑ
παραμένει κραταιά με τη ζώνη των 1.300 μονάδων σε πρώτη φάση και των 1.350 σε δεύτερη
να είναι τα κοντινά μας επίπεδα.
Η μεγάλη εικόνα σύμφωνα με τον κ. Ζαχαράκης δείχνει ότι το 2024 θα μπορούσε να στοχεύσει
στη ζώνη των 1600 μονάδων, ενώ στην παρούσα φάση το επίπεδο των 1.255 μονάδων έχει
γίνει βραχυπρόθεσμη στήριξη.
Μικτές τάσεις διεθνώς
Στα διεθνή ταμπλό, οι δείκτες στην Ευρώπη βρίσκονται σε αναζήτηση κατεύθυνσης με τον
DAX στο +0,05%, ενώ ο CAC 40 υποχωρεί κατά 0,2%, ο FTSE 100 κατά 0,4% και ο
πανευρωπαϊκός Stoxx κατά 0,15%.
Αξίζει να σημειωθεί το ράλι του χρυσού που κινείται σε νέα ιστορικό υψηλό έχοντας ξεπεράσει
και τα 2.100 δολάρια η ουγγιά πλέον, στον απόηχο της ομιλίας του κεντρικού τραπεζίτη των
ΗΠΑ Τζέι Πάουελ την Παρασκευή που είπε ότι τα επιτόκια βρίσκονται πλέον σε ιδιαίτερα
περιοριστικό επίπεδο, ενισχύοντας την υπόθεση ότι οι μειώσεις τους θα έρθουν πιο σύντομα
από ό,τι αναμενόταν.
Στο ίδιο πλαίσιο άλλωστε η Wall Street ολοκλήρωσε την πέμπτη ανοδική της εβδομάδα με τον
S&P 500 να καταγράφει νέο υψηλό έτους και παραπάνω (από τον Μάρτιο του 2022) με
απόδοση ξεπερνά το +20% εντός 2023, ενώ ο Dow Jones υπολείπεται πλέον κατά μόλις 1%
από το ιστορικό υψηλό του.
Στις σημερινές κινήσεις τα futures δείχνουν προς αρνητικό άνοιγμα, με απώλειες από 0,35%
έως 0,5%.
Στην αγορά ομολόγων η απόδοση του 10ετούς ΗΠΑ έχει υποχωρήσει πλέον στο 4,249% με το
2ετές να κινείται στο 4,598%, όταν πριν ένα μήνα ξεπερνούσαν και οι δύο το 5%.
Στο πετρέλαιο, τέλος, οι νέες περικοπές παραγωγής που ανακοίνωσε ο ΟΠΕΚ+ δεν δείχνουν
να μπορούν να στηρίξουν τις τιμές, με το Brent στα 78,5 δολάρια το βαρέλι σήμερα και το WTI
στα 73,7 δολ. αμφότερα με νέες απώλειες στην περιοχή του 0,4%.
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Μικρό προβάδισμα των πωλητών στο Χρηματιστήριο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
του Μάνου Χαχλαδάκη
Ελεγχόμενες διακυμάνσεις με προβάδισμα βραχείας κεφαλής στους πωλητές είναι η εικόνα στο
χρηματιστήριο της Αθήνας, με τους επενδυτές να δείχνουν ότι είχαν προεξοφλήσει τη νέα
αναβάθμιση της Ελλάδας σε επενδυτική βαθμίδα από την Fitch.
Ειδικότερα, ο Γενικός Δείκτης κινείται στις 1.274,95 μονάδες με πτώση 0,32% και τον τζίρο στα
40 εκατ. ευρώ, ενώ έχουν διακινηθεί 11,7 εκατ. τεμάχια.
Ο τραπεζικός δείκτης υποχωρεί στις 1.059 με -0,87% μονάδες, ο FTSE σημειώνει απώλειες
0,53% στις 3.097 μονάδες (+0,02%) ενώ αντίθετα ο FTSEM της μεσαίας κεφαλαιοποίησης
ενισχύεται κατά 0,4% στις 2.142 μονάδες.
Θετική διαφοροποίηση στις τράπεζες, που έχουν την πρώτη τετράδα του τζίρου, εμφανίζει η
Πειραιώς με κέρδη 0,6%, ενώ η Alpha υποχωρεί κατά 0,4%, η Eurobank κατά 1,35% και η
Εθνική κατά 1,43%.
Στηρίξεις στην αγορά δίνουν η Βιοχάλκο με άνοδο 0,73% και η ΕΥΔΑΠ με +1%, ενώ αγορές
βγαίνουν ακόμα  στην ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ με +0,45%, τη ΔΕΗ με +0,37% και την Coca Cola με
+0,2%.
Αντίθετα, με απώλειες άνω του 1% κινούνται οι Cenergy, Ελλάκτωρ, ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ, ΟΠΑΠ,
ΕΛΠΕ και Aegean.
Πιο έντονη είναι η δραστηριότητα στη μεσαία κεφαλαιοποίηση, με την Intracom να
πραγματοποιεί νέο άλμα 5% με τζίρο άνω των 800 χιλ. ευρώ, ενώ ο ΑΔΜΗΕ ενισχύεται κατά
1,6% με συναλλαγές που ξεπερνούν το 1 εκατ.
Η Premia κινείται στο +2%, η Dimand στο +1,9% και ο ΟΛΠ στο +1,3%, ενώ οι πωλητές
εστιάζουν στα ΕΧΑΕ με -0,6%, τον Φουρλή με -1,6% και την Profile με -0,7%.
Στα χαμηλότερα στρώματα ξεχωρίζει η Κλουκίνας - Λάππας με ράλι 7,3% και τζίρο 350 χιλ.
ευρώ.
Στη συνολική εικόνα του ταμπλό, 37 μετοχές κινούνται ανοδικά έναντι 60 πτωτικών.
Γενικότερα πάντως, με πλήθος θετικών εξελίξεων η ελληνική αγορά βρίσκεται σε πολύ καλή
θέση για ένα year-end rally το οποίο θα ενισχύσει ακόμα παραπάνω την πορεία
"πρωταθλητισμού" που κάνει φέτος, με κέρδη που αγγίζουν το 38% για τον ΓΔ έως τώρα.
Με νέα της έκθεση άλλωστε, η JP Morgan διαμηνύει στους επενδυτές ότι η ελληνική αγορά έχει
ισχυρές προοπτικές, θα συγκεντρώσει τα ραντάρ των αγορών και θα είναι γενικότερα... στη
"μόδα" το επόμενο έτος.
Όπως επισημαίνει η αμερικανική τράπεζα, η Ελλάδα είναι ένα ξεκάθαρο overweight για την ίδια
σε ό,τι αφορά την επενδυτική στρατηγική του 2024, χάρη κυρίως στις χαμηλές αποτιμήσεις και
τη σταθερή ροή θετικών αναθεωρήσεων των κερδών ανά μετοχή (EPS) στις τράπεζες. 
Την Παρασκευή η Fitch έδωσε με τη σειρά της και αυτή αξιολόγηση επενδυτικής βαθμίδας στη
χώρα, ο δεύτερος από τους μεγάλους οίκους μετά την S&P, ανοίγοντας έτσι το δρόμο για την
επιστροφή των ελληνικών τίτλων στους κορυφαίους δείκτες ομολόγων.
Κάτι που αποτυπώνεται ήδη στο ελληνικό 10ετές, που βλέπει την απόδοσή του να υποχωρεί
στο 3,519% με πτώση άνω των 12 μονάδων βάσης.
Σε επίπεδο εισηγμένων, μετά το Λονδίνο και το επενδυτικό συνέδριο της Morgan Stanley,
σειρά παίρνει το ετήσιο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη, το οποίο θα διεξαχθεί στις
11 Δεκεμβρίου.
Εκεί θα βρεθούν και πάλι στελέχη πολλών ελληνικών εταιρειών σε ακόμα μία συνάντηση
κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις, με τη συμμετοχή κορυφαίων διεθνών
επενδυτών, διεθνών επιχειρήσεων, τραπεζών και οργανισμών, καθώς και ανώτερων στελεχών
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της ελληνικής κυβέρνησης.
Σε τεχνικό επίπεδο, όπως σημειώνει ο Ηλίας Ζαχαράκης της Fast Finance, η τάση στο ΧΑ
παραμένει κραταιά με τη ζώνη των 1.300 μονάδων σε πρώτη φάση και των 1.350 σε δεύτερη
να είναι τα κοντινά μας επίπεδα.
Η μεγάλη εικόνα σύμφωνα με τον κ. Ζαχαράκης δείχνει ότι το 2024 θα μπορούσε να στοχεύσει
στη ζώνη των 1600 μονάδων, ενώ στην παρούσα φάση το επίπεδο των 1.255 μονάδων έχει
γίνει βραχυπρόθεσμη στήριξη.
Μικτές τάσεις διεθνώς
Στα διεθνή ταμπλό, οι δείκτες στην Ευρώπη βρίσκονται σε αναζήτηση κατεύθυνσης με τον
DAX στο +0,05%, ενώ ο CAC 40 υποχωρεί κατά 0,2%, ο FTSE 100 κατά 0,4% και
ο πανευρωπαϊκός Stoxx κατά 0,15%.
Αξίζει να σημειωθεί το ράλι του χρυσού που κινείται σε νέα ιστορικό υψηλό έχοντας ξεπεράσει
και τα 2.100 δολάρια η ουγγιά πλέον, στον απόηχο της ομιλίας του κεντρικού τραπεζίτη των
ΗΠΑ Τζέι Πάουελ την Παρασκευή που είπε ότι τα επιτόκια βρίσκονται πλέον σε ιδιαίτερα
περιοριστικό επίπεδο, ενισχύοντας την υπόθεση ότι οι μειώσεις τους θα έρθουν πιο σύντομα
από ό,τι αναμενόταν.
Στο ίδιο πλαίσιο άλλωστε η Wall Street ολοκλήρωσε την πέμπτη ανοδική της εβδομάδα με τον
S&P 500 να καταγράφει νέο υψηλό έτους και παραπάνω (από τον Μάρτιο του 2022) με
απόδοση ξεπερνά το +20% εντός 2023, ενώ ο Dow Jones υπολείπεται πλέον κατά μόλις 1%
από το ιστορικό υψηλό του.
Στις σημερινές κινήσεις τα futures δείχνουν προς αρνητικό άνοιγμα, με απώλειες από 0,35%
έως 0,5%.
Στην αγορά ομολόγων η απόδοση του 10ετούς ΗΠΑ έχει υποχωρήσει πλέον στο 4,249% με το
2ετές να κινείται στο 4,598%, όταν πριν ένα μήνα ξεπερνούσαν και οι δύο το 5%.
Στο πετρέλαιο, τέλος, οι νέες περικοπές παραγωγής που ανακοίνωσε ο ΟΠΕΚ+ δεν δείχνουν
να μπορούν να στηρίξουν τις τιμές, με το Brent στα 78,5 δολάρια το βαρέλι σήμερα και το WTI
στα 73,7 δολ. αμφότερα με νέες απώλειες στην περιοχή του 0,4%.
ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ
ΣΧΟΛΙΟ ΑΓΟΡΑΣ
ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ ΑΘΗΝΩΝ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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25o Συνέδριο της Capital Link: Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις
επενδύσεις στην Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NEWSROOM IEFIMERIDA.GR
04/12/2023  11:59
Το «25th Annual Capital Link Invest in Greece New York Forum: Accelerating Investments for
Sustainable Growth» θα πραγματοποιηθεί την Δευτέρα 11 Δεκεμβρίου, 2023, με φυσική
παρουσία, στο Metropolitan Club, στη Νέα Υόρκη, σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange, το Athens Exchange Group (ATHEX Group) και την υποστήριξη μεγάλων Διεθνών
Τραπεζών (Goldman Sachs, Barclays, BNP Paribas, Morgan Stanley, Nomura & Axia
Ventures Group) και Οργανισμών.
Οι κύριοι χορηγοί είναι η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)». Το
Συνέδριο τελεί υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη. Το
συνέδριο θα χαιρετήσει μέσω ζωντανής σύνδεσης ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης.
Στην ανακοίνωσή της η εταιρεία αναφέρει:
«Με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η
επέτειο διοργάνωσης του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα που
πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Η εκδήλωση αυτή, η οποία είναι γνωστή για την ποιότητά της
και για τη συμμετοχή κυβερνητικών και βιομηχανικών ηγετών, πραγματοποιείται κάθε χρόνο,
ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στην Ελλάδα.
Το Capital Link Invest in Greece Forum μέσα από την πορεία των 25 συναπτών ετών που
διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές
επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό καθώς επίσης και να ενισχύσει τους επιχειρηματικούς και
επενδυτικούς δεσμούς μεταξύ των ΗΠΑ και της Ελλάδας.
Όπως και τα προηγούμενα χρόνια, το Συνέδριο θα δώσει την ευκαιρία στη διεθνή επενδυτική
κοινότητα να ενημερωθεί για τις εξελίξεις και τις μεταρρυθμίσεις στην ελληνική οικονομία και τις
προτεραιότητες της κυβέρνησης, για τις επενδυτικές ευκαιρίες στην Ελλάδα και την βελτιωμένη
εικόνα της χώρας ως επενδυτικού και επιχειρηματικού προορισμού.
Εκπρόσωποι της Ελληνικής Κυβέρνησης Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ.
Κωνσταντίνος Χατζηδάκης Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας •
Υπουργός Περιβάλλοντος & Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης Υπουργός Τουρισμού, κα.
Όλγα Κεφαλογιάννη Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Νικόλαος
Παπαθανάσης κ. Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών
Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ) κ. Γιώργος Πιτσιλής Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων
Εσόδων (ΑΑΔΕ) Εκπρόσωποι της Αμερικάνικης κυβέρνησης H.E. Geoffrey R. Pyatt, Assistant
Secretary, Bureau of Energy Resources - U.S. Department of State Mr. Joshua Huck, Deputy
Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S. Department of State
Εναρκτήριες ομιλίες:
• Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder, President & CEO - TEN Ltd; Chairman – INTERTANKO
(2014-2018) • Mr. John Tutle, Vice Chairman – NYSE; President - NYSE Institut • Mr. Yianos
Kontopoulos, CEO - Athens Exchange Group (ATHEX Group) ➢ Κεντρικοί Ομιλητές: •
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Κωστής Χατζηδάκης • κα. Πέγκυ
Αντωνάκου - General Manager Southeast Europe - Google
Στο Συνέδριο έχουν δηλώσει συμμετοχή μέχρι στιγμής ανώτατα στελέχη από τις εταιρείες
Εισηγμένες στο Χρηματιστήριο Αθηνών: Aegean Airlines • Alpha Bank • Athens Exchange
Group • Athens Water Supply & Sewerage Company SA-EYDAP • Attica Bank • AVAX Group •
Dimand S.A. • Eurobank S.A. • National Bank of Greece • ELLAKTOR S.A. • GEK Terna Group
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• HELLENiQ ENERGY Holdings • INTRAKAT • LAMDA Development • MOTOR OIL Hellas •
MYTILINEOS Holdings • Opap • Public Power Corporation – PPC • PRODEA Investments
Επίσης οι εταιρείες: Barclays • BC Partners • Bernitsas Law • BNP Paribas • Axia Ventures
Group Ltd. • Ambrosia Capital • BrainRegain • Calamos Investments • CVC • D.C.
Christopoulos & Partners • Eldorado Gold • Elikonos Capital Partners • EY • Flott & Co. PC •
Grifon Capital Partners /Fortress • Google • Goldman Sachs • HALCYON Equity Partners •
Hellenic Capital Market Commission (HCMC) • JLL-Athens Economics • Koutalidis Law •
Lambadarios Law • Libra Group • McKinsey & Company Greece & Cyprus • Metropoulos & Co
• Morgan Stanley • Nomura • Oliver Wyman • QUALCO • Red Apple Group • Reed Smith LLP •
SAVILLS HELLAS • TEN Ltd • Watson Farley & Williams
Τελετή Βράβευσης – Επίσημο Δείπνο «2023 Hellenic Capital Link Leadership Award»
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά το οποίο θα απονεμηθεί το
"2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο της BC Partners ως
αναγνώριση της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα
μέσα από τις επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια.
Το “Capital Link Hellenic Leadership Award” δίδεται ετησίως σε ένα άτομο ή οργανισμό για την
εξαιρετική συμβολή του στην προώθηση στενότερων επιχειρηματικών δεσμών μεταξύ της
Ελλάδας και της παγκόσμιας επιχειρηματικής και επενδυτικής κοινότητας. Συναντήσεις
One-On-One Όπως κάθε χρόνο, έτσι και φέτος το Συνέδριο παρέχει στους ξένους επενδυτές
εκτεταμένη δυνατότητα επαφών μέσω one-on-one συναντήσεων με εισηγμένες και μη
εταιρείες, καθώς επίσης και με τα μέλη της Ελληνικής κυβερνητικής αντιπροσωπείας.
Σε μία χρονιά με ιδιαίτερη σημασία για την Ελλάδα και την επικείμενη επανάκτηση της
επενδυτικής βαθμίδας, θα δοθεί ιδιαίτερη έμφαση στις συναντήσεις αυτές, οι οποίες
διοργανώνονται σε συνεργασία με τις μεγάλες Επενδυτικές Τράπεζες που υποστηρίζουν το 3
Συνέδριο καθώς και Ελληνικές Χρηματιστηριακές εταιρείες που δραστηριοποιούνται στο διεθνή
χώρο.
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ: ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange & Athens
Exchange Group (ATHEX Group) ΥΠΟ ΤΗΝ ΑΙΓΙΔΑ : του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη
Νέα Υόρκη
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Οριακές μεταβολές στο χρηματιστήριο Αθηνών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οριακές διακυμάνσεις εμφανίζει η αγορά της Αθήνας στο ξεκίνημα της χρηματιστηριακής
εβδομάδας, στην πρώτη συνεδρίαση αφότου και η Fitch αναβάθμισε το αξιόχρεο της χώρας σε
επίπεδο επενδυτικής βαθμίδας.
Ειδικότερα, ο Γενικός Δείκτης βρίσκεται στις 1.279,9 μονάδες με μόλις -0,02% και τον τζίρο στα
7,4 εκατ. ευρώ, ενώ έχουν διακινηθεί 2,4 εκατ. τεμάχια.
Ο τραπεζικός δείκτης κινείται με πτώση 0,3% στις 1.066 μονάδες, ο FTSE υποχωρεί κατά
0,09% στις 3.111 μονάδες (+0,02%) ενώ ο FTSEM της μεσαίας κεφαλαιοποίησης
υπεραποδίδει με +0,5% στις 2.145 μονάδες.
Με πλήθος θετικών εξελίξεων η ελληνική αγορά βρίσκεται σε πολύ καλή θέση για ένα year-end
rally το οποίο θα ενισχύσει ακόμα παραπάνω την πορεία “πρωταθλητισμού” που κάνει φέτος,
με κέρδη που αγγίζουν το 38% για τον ΓΔ έως τώρα.
Την Παρασκευή η Fitch έδωσε με τη σειρά της και αυτή αξιολόγηση επενδυτικής βαθμίδας στη
χώρα, ο δεύτερος από τους μεγάλους οίκους μετά την S&P, ανοίγοντας έτσι το δρόμο για την
επιστροφή των ελληνικών τίτλων στους κορυφαίους δείκτες ομολόγων.
Σε επίπεδο εισηγμένων, μετά το Λονδίνο και το επενδυτικό συνέδριο της Morgan Stanley,
σειρά παίρνει το ετήσιο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη, το οποίο θα διεξαχθεί στις
11 Δεκεμβρίου.
Εκεί θα βρεθούν και πάλι στελέχη πολλών ελληνικών εταιρειών σε ακόμα μία συνάντηση
κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις, με τη συμμετοχή κορυφαίων διεθνών
επενδυτών, διεθνών επιχειρήσεων, τραπεζών και οργανισμών, καθώς και ανώτερων στελεχών
της ελληνικής κυβέρνησης.
Στο ταμπλό σήμερα, στην κορυφή του FTSE βρίσκεται η Βιοχάλκο με +1%, ενώ με κέρδη 0,7%
κινείται η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ και η Coca Cola με +0,6%.
Στις τράπεζες, η Πειραιώς ενισχύεται ελαφρώς κατά 0,2%, ενώ η Εθνική υποχωρεί κατά 0,3%,
η Alpha κατά 0,4% και η Eurobank κατά 0,6%.
Ελαφρώς πτωτικά με απώλειες από 0,2% έως 0,4% κινούνται ΕΛΠΕ, Jumbo, ΟΠΑΠ, ΔΕΗ,
Motor Oil, Cenergy, ενώ ο ΟΤΕ υποχωρεί κατά 0,6% και η Aegean κατά 0,7%.
Στη μεσαία κεφαλαιοποίηση η Intracom πραγματοποιεί νέο άλμα 5%, η ΑΒΑΞ ενισχύεται κατά
1,65% και η Dimand κατά 1,4%, ενώ τα ΕΧΑΕ χάνουν 0,2% και η Profile 0,45%.
Μεικτές τάσεις διεθνώς
Στα διεθνή ταμπλό, οι δείκτες στην Ευρώπη μετά από ένα επιφυλακτικό ξεκίνημα επιχειρούν να
κινηθούν ανοδικά, με τον DAX στο +0,25%, τον CAC 40 στο +0,07% και τον πανευρωπαϊκό
Stoxx στο +0,11%, ενώ ο FTSE 100 υποχωρεί ελαφρώς με -0,15%
Αξίζει να σημειωθεί το ράλι του χρυσού που κινείται σε νέα ιστορικό υψηλό έχοντας ξεπεράσει
και τα 2.100 δολάρια η ουγγιά πλέον, στον απόηχο της ομιλίας του κεντρικού τραπεζίτη των
ΗΠΑ Τζέι Πάουελ την Παρασκευή, ο οποίος είπε ότι τα επιτόκια βρίσκονται πλέον σε ιδιαίτερα
περιοριστικό επίπεδο ενισχύοντας την υπόθεση ότι οι μειώσεις τους θα έρθουν πιο σύντομα
από ό,τι αναμενόταν.
Στο ίδιο πλαίσιο άλλωστε η Wall Street ολοκλήρωσε την πέμπτη ανοδική της εβδομάδα με τον
S&P 500 να καταγράφει νέο υψηλό έτους και παραπάνω (από τον Μάρτιο του 2022) με
απόδοση ξεπερνά πλέον το +20% εντός 2023, ενώ ο Dow Jones απέχει πλέον κατά 1% από
το ιστορικό υψηλό του.
Στις σημερινές κινήσεις τα futures δείχνουν προς αρνητικό άνοιγμα, με απώλειες από 0,2% έως
0,45%.
Στην αγορά ομολόγων η απόδοση του 10ετούς ΗΠΑ έχει υποχωρήσει πλέον στο 4,254% με το
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2ετές να κινείται στο 4,612%, ενώ το ελληνικό 10ετές βλέπει τη δική του να υποχωρεί στο
3,556%.
Στο πετρέλαιο, τέλος, οι νέες περικοπές παραγωγής που ανακοίνωσε ο ΟΠΕΚ+ δεν δείχνουν
να μπορούν να στηρίξουν τις τιμές, με το Brent στα 78,2 δολάρια το βαρέλι σήμερα και το WTI
στα 73,4 δολ. αμφότερα με νέες απώλειες στην περιοχή του 0,8%.
 
πηγή   capital.gr
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Διστακτικές κινήσεις στο Χρηματιστήριο μετά τη Fitch
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οριακές διακυμάνσεις εμφανίζει η αγορά της Αθήνας στο ξεκίνημα της χρηματιστηριακής
εβδομάδας, στην πρώτη συνεδρίαση αφότου και η Fitch αναβάθμισε το αξιόχρεο της χώρας σε
επίπεδο επενδυτικής βαθμίδας.
Ειδικότερα, ο Γενικός Δείκτης βρίσκεται στις 1.279,9 μονάδες με μόλις -0,02% και τον τζίρο στα
7,4 εκατ. ευρώ, ενώ έχουν διακινηθεί 2,4 εκατ. τεμάχια.
Ο τραπεζικός δείκτης κινείται με πτώση 0,3% στις 1.066 μονάδες, ο FTSE υποχωρεί κατά
0,09% στις 3.111 μονάδες (+0,02%) ενώ ο FTSEM της μεσαίας κεφαλαιοποίησης
υπεραποδίδει με +0,5% στις 2.145 μονάδες.
Με πλήθος θετικών εξελίξεων η ελληνική αγορά βρίσκεται σε πολύ καλή θέση για ένα year-end
rally το οποίο θα ενισχύσει ακόμα παραπάνω την πορεία "πρωταθλητισμού" που κάνει φέτος,
με κέρδη που αγγίζουν το 38% για τον ΓΔ έως τώρα.
Την Παρασκευή η Fitch έδωσε με τη σειρά της και αυτή αξιολόγηση επενδυτικής βαθμίδας στη
χώρα, ο δεύτερος από τους μεγάλους οίκους μετά την S&P, ανοίγοντας έτσι το δρόμο για την
επιστροφή των ελληνικών τίτλων στους κορυφαίους δείκτες ομολόγων.
Σε επίπεδο εισηγμένων, μετά το Λονδίνο και το επενδυτικό συνέδριο της Morgan Stanley,
σειρά παίρνει το ετήσιο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη, το οποίο θα διεξαχθεί στις
11 Δεκεμβρίου.
Εκεί θα βρεθούν και πάλι στελέχη πολλών ελληνικών εταιρειών σε ακόμα μία συνάντηση
κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις, με τη συμμετοχή κορυφαίων διεθνών
επενδυτών, διεθνών επιχειρήσεων, τραπεζών και οργανισμών, καθώς και ανώτερων στελεχών
της ελληνικής κυβέρνησης.
Στο ταμπλό σήμερα, στην κορυφή του FTSE βρίσκεται η Βιοχάλκο με +1%, ενώ με κέρδη 0,7%
κινείται η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ και η Coca Cola με +0,6%.
Στις τράπεζες, η Πειραιώς ενισχύεται ελαφρώς κατά 0,2%, ενώ η Εθνική υποχωρεί κατά 0,3%,
η Alpha κατά 0,4% και η Eurobank κατά 0,6%.
Ελαφρώς πτωτικά με απώλειες από 0,2% έως 0,4% κινούνται ΕΛΠΕ, Jumbo, ΟΠΑΠ,
ΔΕΗ, Motor Oil, Cenergy, ενώ ο ΟΤΕ υποχωρεί κατά 0,6% και η Aegean κατά 0,7%.
Στη μεσαία κεφαλαιοποίηση η Intracom πραγματοποιεί νέο άλμα 5%, η ΑΒΑΞ ενισχύεται κατά
1,65% και η Dimand κατά 1,4%, ενώ τα ΕΧΑΕ χάνουν 0,2% και η Profile 0,45%.
Σε τεχνικό επίπεδο, όπως σημειώνει ο Ηλίας Ζαχαράκης της Fast Finance, η τάση στο ΧΑ
παραμένει κραταιά με τη ζώνη των 1.300 μονάδων σε πρώτη φάση και των 1.350 σε δεύτερη
να είναι τα κοντινά μας επίπεδα.
Η μεγάλη εικόνα σύμφωνα με τον κ. Ζαχαράκης δείχνει ότι το 2024 θα μπορούσε να στοχεύσει
στη ζώνη των 1600 μονάδων, ενώ στην παρούσα φάση το επίπεδο των 1.255 μονάδων έχει
γίνει βραχυπρόθεσμη στήριξη.
Μικτές τάσεις διεθνώς
Στα διεθνή ταμπλό, οι δείκτες στην Ευρώπη μετά από ένα επιφυλακτικό ξεκίνημα επιχειρούν να
κινηθούν ανοδικά, με τον DAX στο +0,25%, τον CAC 40 στο +0,07% και τον πανευρωπαϊκό
Stoxx στο +0,11%, ενώ ο FTSE 100 υποχωρεί ελαφρώς με -0,15%
Αξίζει να σημειωθεί το ράλι του χρυσού που κινείται σε νέα ιστορικό υψηλό έχοντας ξεπεράσει
και τα 2.100 δολάρια η ουγγιά πλέον, στον απόηχο της ομιλίας του κεντρικού τραπεζίτη των
ΗΠΑ Τζέι Πάουελ την Παρασκευή, ο οποίος είπε ότι τα επιτόκια βρίσκονται πλέον σε ιδιαίτερα
περιοριστικό επίπεδο ενισχύοντας την υπόθεση ότι οι μειώσεις τους θα έρθουν πιο σύντομα
από ό,τι αναμενόταν.
Στο ίδιο πλαίσιο άλλωστε η Wall Street ολοκλήρωσε την πέμπτη ανοδική της εβδομάδα με τον
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S&P 500 να καταγράφει νέο υψηλό έτους και παραπάνω (από τον Μάρτιο του 2022) με
απόδοση ξεπερνά πλέον το +20% εντός 2023, ενώ ο Dow Jones απέχει πλέον κατά 1% από
το ιστορικό υψηλό του.
Στις σημερινές κινήσεις τα futures δείχνουν προς αρνητικό άνοιγμα, με απώλειες από 0,2% έως
0,45%.
Στην αγορά ομολόγων η απόδοση του 10ετούς ΗΠΑ έχει υποχωρήσει πλέον στο 4,254% με το
2ετές να κινείται στο 4,612%, ενώ το ελληνικό 10ετές βλέπει τη δική του να υποχωρεί στο
3,556%.
Στο πετρέλαιο, τέλος, οι νέες περικοπές παραγωγής που ανακοίνωσε ο ΟΠΕΚ+ δεν δείχνουν
να μπορούν να στηρίξουν τις τιμές, με το Brent στα 78,2 δολάρια το βαρέλι σήμερα και το WTI
στα 73,4 δολ. αμφότερα με νέες απώλειες στην περιοχή του 0,8%.
ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ
ΣΧΟΛΙΟ ΑΓΟΡΑΣ
ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ ΑΘΗΝΩΝ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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Το ταξίδι των τραπεζιτών στη Νέα Υόρκη, ο Μεγάλος Αδελφός στη διακίνηση φαρμάκων
και η νέα αύξηση κεφαλαίου της Amazon Data Services
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μέχρι 15 Δεκεμβρίου αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία το σύστημα παρακολούθησης της
διακίνησης φαρμάκων. Το Ηλεκτρονικό Σύστημα Παρακολούθησης Διακίνησης Φαρμάκων θα
τεθεί από τα συναρμόδια υπουργεία Υγείας και Ψηφιακής Διακυβέρνησης σε παραγωγική
λειτουργία με στόχο την παρακολούθηση σε σχεδόν πραγματικό χρόνο της διακίνησης
φαρμάκων ανθρώπινης χρήσης στην εγχώρια αγορά. Ουσιαστική επιδίωξη είναι η ακριβής
καταγραφή της διακίνησης και κατανάλωσης φαρμάκων εντός της ελληνικής επικράτειας, με
απώτερο στόχο τη διαφάνεια και τον έλεγχο της κατανάλωσης. Έτσι το Ηλεκτρονικό Σύστημα
θα συλλέγει τις πληροφορίες για τη διακίνηση των φαρμάκων σε κάθε σημείο της εφοδιαστικής
αλυσίδας, ώστε να υπάρχει άμεση ενημέρωση των αρμοδίων φορέων των στοιχείων
αποθέματος για κάθε κωδικό σκευάσματος (κωδικός Ε.Ο.Φ.) στην εγχώρια αγορά.
Στα 12 εκατ. ευρώ ανήλθε το μετοχικό κεφάλαιο της Amazon Data Services (ADS) μετά την
τελευταία αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου της κατά 9 εκατ. ευρώ. Είναι η δεύτερη και πιο
σημαντική αύξηση κεφαλαίου της εταιρείας, μετά από εκείνη του 2019, ύψους 3 εκατ. ευρώ. Η
εταιρεία παρέχει υπηρεσίες τόσο προς την Amazon Web Services η οποία προσφέρει
υπηρεσίες υπολογιστικού νέφους (cloud), όσο και σε τρίτους πελάτες της εταιρείας.
Το σχέδιο του Εθνικού Προγράμματος Ανάπτυξης Υπεράκτιων Αιολικών Πάρκων της
Ελληνικής Διαχειριστικής Εταιρείας Υδρογονανθράκων και Ενεργειακών Πόρων (ΕΔΕΥΕΠ)
επιδοκίμασε ο διευθύνων σύμβουλος της Wind Europe, Giles Dickson, χαρακτηρίζοντάς το
«ίσως και ένα τα καλύτερα της Ευρώπης». Ο στόχος της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου
Περιβάλλοντος και Ενέργειας (ΥΠΕΝ) αλλά και της διοίκησης της ΕΔΕΥΕΠ είναι να γίνουν
υπεράκτια αιολικά πάρκα πριν από το 2030, ώστε η Ελλάδα να αποκτήσει ανταγωνιστικό
πλεονέκτημα στην προώθηση νέων τεχνολογιών, να αποκτήσει εγχώρια τεχνογνωσία και να
αναπτύξει την απαραίτητη εφοδιαστική αλυσίδα.
-Ακόμη και αν δεν επέλεξαν τη Νέα Υόρκη για τις φετινές γιορτές τους, οι Έλληνες τραπεζίτες
θα πάρουν μια γεύση της χριστουγεννιάτικης ατμόσφαιρας στο Μανχάταν. Αφορμή αποτελεί το
συνέδριο της Capital Link, το οποίο έχει ειδικό session για τον ελληνικό τραπεζικό κλάδο. Πιο
επίκαιρο και ενδιαφέρον από ποτέ, μετά τις αλλεπάλληλες αναβαθμίσεις της χώρας στο
investment grade (Scope, DBRS, S&P, Fitch). Στις 11 Δεκεμβρίου λοιπόν λαμβάνει χώρα το
25ο κατά σειρά ετήσιο επενδυτικό συνέδριο της Capital Link (25th Annual Capital Link Invest in
Greece Forum), με θέμα «Greek banking sector – Growth & Development Outlook» σε
συνεργασία με το NYSE και το ΧΑ και με χορηγούς τις Goldman Sachs και ΤΕΝ LTD (Tsakos
Energy Navigation LTD).
-Μεταξύ των ομιλητών είναι ο CEO της Εθνικής Τράπεζας, Παύλος Μυλωνάς, ο πρόεδρος της
Eurobank, Γιώργος Ζαννιάς, ο πρόεδρος και CEO της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας,
Γιώργος Ζαββός, η CEO της Attica Bank, Ελένη Βρεττού, ο Luca Maiorana, Heqad of FIG
EMEA Barclays και η Elisabeth McCaul, μέλος του Εποπτικού Συμβουλίου της Ευρωπαϊκής
Κεντρικής Τράπεζας. Συντονιστής ο Γιώργος Παπαδημητρίου, partner EY (Accounts & Markets
Leader, Central, Eastern and Southeastern Europe & Central Asia).
-Μπορεί η ακρίβεια να έχει επηρεάσει και τα ταξίδια αλλά οι καταναλωτές δεν φαίνονται
διατεθειμένοι να εγκαταλείψουν τα σχέδια των διακοπών τους. Ήδη έχουν επιδοθεί στο κυνήγι
των προσφορών και πολλοί μάλιστα προχωρούν σε κρατήσεις από τώρα προκειμένου να
βρουν την καλύτερη δυνατή τιμή. Είναι χαρακτηριστικό ότι οι online κρατήσεις για την Ελλάδα
τόσο στις ιστοσελίδες των ίδιων των καταλυμάτων όσο και των online travel agents, μέχρις τις
25 Νοεμβρίου για διαμονές εντός του 2024, παρουσιάζουν αύξηση 21% σε σύγκριση με την
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αντίστοιχη περίοδο του 2023. Αυτά τα στοιχεία προέρχονται από τη webhotelier | primalres. Τις
επόμενες ημέρες ο όμιλος ταξιδιωτικής τεχνολογίας θα δώσει πιο λεπτομερή στοιχεία.
-Σημαντική ανάσα στα Τρίκαλα και στη Δράμα αναμένεται να δώσουν τα δύο θεματικά
χριστουγεννιάτικα πάρκα που ξεκίνησαν ήδη τη λειτουργία τους. Ο Μύλος των Ξωτικών και η
Ονειρούπολη αντίστοιχα συγκεντρώνουν κάθε χρόνο πάνω από 2 εκατ. επισκέπτες απ’ όλη
την Ελλάδα και όχι μόνο. Και φέτος έχουν οργανωθεί πολλές οδικές εκδρομές από τα Βαλκάνια
προς τα δύο πάρκα, κυρίως από τη Βουλγαρία. Και οι δύο πόλεις προσδοκούν αυξημένα
έσοδα φέτος, καθώς οι κρατήσεις στα ξενοδοχεία είναι πολύ αυξημένες. Υπολογίζεται ότι ο
τζίρος των επιχειρήσεων όλων των κλάδων στις δύο πόλεις ξεπερνά τα 25 εκατ. ευρώ κατά τη
διάρκεια του ενός μήνα λειτουργίας των χριστουγεννιάτικων πάρκων.
-Η Μασούτης στο πλαίσιο του εορτασμού των 47 ετών παρουσίας της στην ελληνική αγορά
οργανώνει σειρά δράσεων και μεταξύ άλλων είναι βασικός υποστηρικτής των
χριστουγεννιάτικων εκδηλώσεων στη Θεσσαλονίκη. Αποκορύφωμα δε είναι η φωταγώγηση
μεθαύριο, 7 Δεκεμβρίου, του χριστουγεννιάτικου δέντρου στην πλατεία Αριστοτέλους. Είναι κι
αυτό ύψους 17 μέτρων, όπως και της Αθήνας. Δεν ήρθε βέβαια από το Καρπενήσι αλλά από
το Παλαιοχώρι Χαλκιδικής. Το εορταστικό κλίμα θα πλαισιώσει ο Γιάννης Πλούταρχος με τις
επιτυχίες του…
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Κοσμοσυρροή στον Ινδό κροίσο, η Εθνική στο top του MSCI και τα ταξίδια
Κοντόπουλου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το υπουργικό συμβούλιο στην εκδήλωση του Switzgroup, η ETE στην πρώτη θέση του MSCI
Greece, το AirBnB χορηγός των... super market, η λαχτάρα της ΑΒ Βασιλόπουλος, οι
πανηγυρισμοί για την αναβάθμιση και η Πορτογαλία.
Η οικονομική διπλωματία στα καλύτερά της. Όλο σχεδόν το υπουργικό συμβούλιο βρέθηκε το
Σάββατο στην εκδήλωση του Switzgroup, του ινδικού ομίλου που ανήκει στον Ινδό κροίσο
Ταϊτζούν Κορακιουάλα, ο οποίος από το 2017 επενδύει συστηματικά στον κλάδο των τροφίμων
στη χώρα μας. Μεταξύ των υπουργών ήταν οι κ.κ. Γεραπετρίτης, Χατζηδάκης, Βορίδης,
Αυγενάκης και η Σοφία Ζαχαράκη, ενώ παρευρέθηκε ο βουλευτής Δημήτρης Αβραμόπουλος
και ο γενικός διευθυντής της Νέας Δημοκρατίας Γιάννης Σμυρλής. Από τον ΣΥΡΙΖΑ ήταν η
Όλγα Γεροβασίλη και ο Βαγγέλης Καλπαδάκης και από το ΠΑΣΟΚ ο Μιχάλης Κατρίνης και ο
Ηλίας Κικίλιας. Υπερκομματικός ο Ινδός, που καταχειροκροτήθηκε όταν στην ομιλία του τόνισε
πως «μένουμε Ελλάδα και συνεχίζουμε να επενδύουμε». Παρόντες στην εκδήλωση ήταν ο
νέος πρέσβης της Ινδίας στην Ελλάδα, Ρουντρέντρα Ταντόν αλλά και ο Τούρκος πρέσβης,
Τσαγατάι Ερτσιγιές. Ενόψει σημαντικών διακρατικών συμφωνιών με την Ινδία, ο ρόλος του
νέου πρέσβη είναι κομβικός και ο ίδιος έχει ήδη δείξει το ενδιαφέρον του για την ανάπτυξη των
οικονομικών σχέσεων των δύο χωρών. Η παρουσία του Τούρκου πρέσβη έχει να κάνει με το
γεγονός πως το Switzgroup έχει κοινά συμφέροντα σε Ελλάδα και Τουρκία, κάτι που
αποτυπώθηκε  και στην ομιλία του Κορακιουάλα, ο οποίος στάθηκε στις σχέσεις καλής
γειτονίας μεταξύ των δύο χωρών.
-- Στην εκδήλωση ήταν και αρκετοί άνθρωποι των επιχειρήσεων και της αγοράς, όπως ο Π.
Τζανετάκης της Motor Oil, ο Γιώργος Τανισκίδης, ο Νίκος Καραμούζης, ο Θεοχάρης
Φιλιππόπουλος, ο Νίκος Πατσέας αλλά και το διοικητικό δίδυμο της Euroxx AΧΕΠΕΥ,
Τζουζέπε Τζιάνο και Γιώργος Πολίτης.
Η Εθνική στο top του MSCI
Ανακατατάξεις στην κορυφή των μετοχών που απαρτίζουν τον MSCI Greece έφερε η μεγάλη
αύξηση της ελεύθερης διασποράς μετοχών της Εθνικής μετά το placement του 22% από το
Ταμείο Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας. Τα σχετικά στοιχεία της MSCI δεν έχουν δημοσιευτεί
ακόμη, όμως αυτή η αύξηση της διασποράς αυξάνει πολύ και τη σταθμισμένη με τη διασπορά
κεφαλαιοποίηση της Εθνικής, που αποτελεί και τον «οδηγό» για τη συμμετοχή μιας μετοχής
στον δείκτη.
-- Ήδη το GREK, το μοναδικό (αμερικανικό) διαπραγματεύσιμο αμοιβαίο (ETF) που
παρακολουθεί τον MSCI Greek έχει φέρει την Εθνική, με βάση στοιχεία 1ης Δεκεμβρίου, ως
κορυφαία τοποθέτηση (13,24% του ενεργητικού), πάνω από τη Eurobank (11,94%). Την
κορυφαία τετράδα συμπληρώνουν η Mytilineos (10,12%) και η Alpha (9,61%).
Η αναβάθμιση της Ελλάδας και η Πορτογαλία
Καλή για την οικονομία και τις επενδύσεις η νέα αναβάθμιση από τη Fitch, θεμιτοί και οι
πανηγυρισμοί από κυβερνητικής πλευράς, αν και είχαν μία δόση υπερβολής -για εθνική
επιτυχία μίλησε ο Κωστής Χατζηδάκης συνοδεύοντας τη γραπτή φράση του με ένα
θαυμαστικό. Για να έχουμε μία αίσθηση όμως του ότι ακόμη είμαστε αρκετά πίσω από άλλες
χώρες που πέρασαν κρίση και μνημόνια, αρκεί να ρίξουμε μια ματιά στην Πορτογαλία.
Πρόσφατα, η χώρα, που πήρε πολύ νωρίτερα την επενδυτική βαθμίδα, αναβαθμίστηκε κατά
δύο σκαλοπάτια από τη Moody's και βρίσκεται πλέον με βαθμολογία A (A3, για την ακρίβεια).
Μάλιστα, ο πολύ αυστηρός αμερικανικός οίκος έδωσε αυτή τη διπλή αναβάθμιση στους
Πορτογάλους, παρότι λίγο νωρίτερα είχε ξεσπάσει κυβερνητική κρίση λόγω σκανδάλου, είχε
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παραιτηθεί ο πρωθυπουργός και είχαν προκηρυχθεί εκλογές τον Μάρτιο. Άποψη του οίκου
ήταν ότι αυτή η πολιτική κρίση δεν θα επηρέαζε την πορεία της οικονομίας γιατί η χώρα έχει
ισχυρούς θεσμούς και θα συνέχιζε αδιατάρακτα την εφαρμογή της ίδιας οικονομικής πολιτικής.
Στην Ελλάδα βέβαια, ακόμη και η υποψία πρόωρων εκλογών θα ήταν αρκετή να σταματήσει
εντελώς τις αναβαθμίσεις από τους διεθνείς οίκους μέχρι να ξεκαθαρίσει το πολιτικό σκηνικό,
αφού είναι γνωστό ότι η χώρα δεν φημίζεται για τους στιβαρούς θεσμούς της. Όλα αυτά
δείχνουν ότι πηγαίνουμε καλά μεν, αλλά έχουμε ακόμη πολύ δρόμο μέχρι να πιάσουμε τις
επιδόσεις άλλων χωρών της ευρωζώνης.
Οι διεθνείς επαφές Τσίπρα
Την ώρα που ο ΣΥΡΙΖΑ σκορπά στους τέσσερις ανέμους, ο πρώην πρωθυπουργός Αλέξης
Τσίπρας ταξιδεύει στη Ρώμη, όπου θα έχει σειρά διεθνών επαφών και συναντήσεων. Και,
όπως μεταδίδεται από το περιβάλλον του Αλέξη Τσίπρα, ο πρώην πρωθυπουργός με το ταξίδι
αυτό δίνει το μήνυμα για τη σημασία που έχει η ενότητα και η συνεργασία των προοδευτικών
δυνάμεων απέναντι στη συμμαχία δεξιάς - ακροδεξιάς.
-- Εν τω μεταξύ, σήμερα το απόγευμα θα ανακοινωθεί το νέο όνομα της κοινοβουλευτικής
ομάδας των 11 πρώην βουλευτών του ΣΥΡΙΖΑ που αποχώρησαν, μεταξύ αυτών Ευκλείδης
Τσακαλώτος, Έφη Αχτσιόγλου και Αλέξης Χαρίτσης.
Οι επόμενες μεγάλες προκλήσεις στην ενέργεια
Την υλοποίηση επενδύσεων στον τομέα της αποθήκευσης ενέργειας και την περαιτέρω
ανάπτυξη των διεθνών διασυνδέσεων ξεχώρισε ως τις δύο βασικές ενεργειακές
προτεραιότητες ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος του ΑΔΜΗΕ, Μάνος Μανουσάκης. Σε
συνέντευξή του στο Βήμα, ο κ. Μανουσάκης ανέφερε την πολύ μεγάλη πρόοδο που έχει
σημειωθεί στη χώρα μας στον τομέα των ΑΠΕ τα τελευταία χρόνια, επισημαίνοντας ότι ήδη
λειτουργούν μονάδες ΑΠΕ ισχύος 12 GW ενώ έχει δεσμευτεί χώρος για ακόμα 15 GW νέων
έργων, υπερκαλύπτοντας τον στόχο του ΕΣΕΚ για το 2030 (23,5 GW). Η δυναμικότητα αυτή
ξεπερνά κατά πολύ τις ανάγκες της χώρας για ηλεκτρισμό, οπότε το κρίσιμο από εδώ και πέρα
είναι να προχωρήσουν οι επενδύσεις σε αποθήκευση και διασυνδέσεις προκειμένου να
εξάγουμε την πλεονάζουσα πράσινη ενέργεια που θα παράγουμε. Μόνον έτσι η Ελλάδα θα
εκπληρώσει τον στρατηγικό στόχο που έχει θέσει να μετατραπεί σε εξαγωγέα καθαρής
ενέργειας
Τα ταξίδια Κοντόπουλου
Λίγες ημέρες μετά το Λονδίνο και το συνέδριο της Morgan Stanley, ο διευθύνων σύμβουλος
του Χρηματιστηρίου Αθηνών, Γιάννος Κοντόπουλος, θα βρεθεί την επόμενη εβδομάδα στη Νέα
Υόρκη για το συνέδριο της Capital Link ενώ δυναμικά –από πλευράς ταξιδιών- θα ξεκινήσει και
το 2024, καθώς στις 25 Ιανουαρίου θα ταξιδέψει και πάλι στη Νέα Υόρκη σε συνέδριο για τις
ελληνικές μετοχές που διοργανώνεται με την JP Morgan. Αυτή η ταξιδιωτική υπερένταση του κ.
Κοντόπουλου ίσως κρύβει και το λόγο της κακοδαιμονίας του ελληνικού χρηματιστηρίου τα
πολλά προηγούμενα χρόνια: δεν ταξιδεύαμε όσο έπρεπε…
Η λαχτάρα της ΑΒ Βασιλόπουλος
Ποιος είναι ο μεγαλύτερος φόβος όποιου επενδύει σε ένα οικόπεδο στην Αθήνα με σκοπό να
ξεκινήσει χωματουργικά έργα; Μην πέσει πάνω σε αρχαία και, αν ναι, πόσο σημαντικά είναι
αυτά και πόσο μπορεί να καθυστερήσουν τις εργασίες. Μία τέτοια λαχτάρα είχαν στην ΑΒ
Βασιλόπουλος στο νέο σούπερ μάρκετ στο Μαρούσι κοντά στο “Δαχτυλίδι”. Κατά τις
ανασκαφές για την δημιουργία των θεμελίων, οι εργασίες σταμάτησαν όταν βρέθηκαν πήλινα
δοχεία. Για καλή τύχη της εταιρείας, από την Εφορεία Αρχαιοτήτων οι αμφορείς αποδείχθηκαν
κανάτια της μεταπολεμικής περίοδο, καθώς ως γνωστόν στην περιοχή του Αμαρουσίου η τέχνη
της κεραμουργίας αναγεννήθηκε τον 19ο αιώνα και παραμένει ακόμη ζωντανή μέσω
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ορισμένων βιοτεχνιών. Παρά το ευχάριστο γεγονός, το έργο δεν ολοκληρώθηκε στην ώρα του
αλλά με καθυστέρηση τριών ετών εξαιτίας του κορονοϊού αλλά και κάποιων ενστάσεων που
υπήρξαν από ιδιοκτήτη γειτονικού οικοπέδου. Πάντως, σύμφωνα με πληροφορίες, από την
προηγούμενη Πέμπτη που άνοιξε τις πόρτες του, το κατάστημα έχει αυξήσει τη συχνότητα
ανεφοδιασμού, καθώς η αποδοχή του ήταν καλύτερη από ό,τι περίμενε η διοίκηση.
Το AirBnB «χορηγός» των σούπερ μάρκετ
Ένας από τους λόγους που τα ελληνικά σούπερ μάρκετ γύρισαν το παιχνίδι σε ανοδικό σε ό,τι
αφορά τον όγκο πωλήσεων από τον Ιούλιο και μετά ήταν η επίδραση του τουρισμού. Όπου
πλέον δεν μιλάμε μόνο για το κομμάτι του Cash & Carry για τις ξενοδοχειακές μονάδες αλλά
για πωλήσεις σε μεμονωμένους τουρίστες που διαμένουν σε διαμερίσματα βραχυχρόνιας
μίσθωσης. Δεν είναι τυχαίο ότι στις περιοχές όπου ανθεί αυτή η δραστηριότητα τα σούπερ
μάρκετ έχουν ανεπτυγμένα τα τμήματα με είδη πρωινού, snacking και έτοιμων γευμάτων,
καθώς είναι αυτά που καταναλώνονται κατά κόρον από τους επισκέπτες που επιλέγουν αυτού
του τύπου διακοπές.
Αποποίηση Ευθύνης: Το περιεχόμενο και οι πληροφορίες της στήλης παρέχονται αποκλειστικά
και μόνο για ενημερωτικούς σκοπούς και σε καμία περίπτωση δεν μπορούν να εκληφθούν ως
συμβουλή, πρόταση, προσφορά για αγορά ή πώληση κινητών αξιών, ούτε ως προτροπή για
την πραγματοποίηση οποιασδήποτε μορφής επένδυσης. Δεν υφίσταται ουδεμία ευθύνη της
ιστοσελίδας για τυχόν επενδυτικές και λοιπές αποφάσεις που θα ληφθούν με βάση τις
πληροφορίες αυτές.
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Τα βλέμματα στην αναβαθμισμένη αγορά, τα mega projects και tips για Lamda,
November to remember, το (νέο) deal της Lavipharm, ένας οικογενειακός εμφύλιος και
μία μετοχή
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Tα βλέμματα είναι στραμμένα στο Χρηματιστήριο Αθηνών, όπου ο Γενικός Δείκτης αναρριχάται
σταθερά το τελευταίο διάστημα. Μετά την αναβάθμιση από την Fitch οι περισσότεροι αναλυτές
εκτιμούν πως παρά την όποια βραχυπρόθεσμη αντίδραση, τα κεφάλαια που θα εισρεύσουν
στην ελληνική αγορά θα είναι ποιοτικά και μακροπρόθεσμα. Τα ελληνικά assets βρίσκονται
πλέον στο ραντάρ των διεθνών επενδυτών.
November to Remember: Εκτός του ότι ο μήνας έκλεισε με κέρδη 6,9% για τον Γενικό Δείκτη, οι
μέσες ημερήσιες συναλλαγές διαμορφώθηκαν στα 174,1 εκατ. ευρώ που είναι η καλύτερη
μηνιαία επίδοση από το Δεκέμβριο του 2015 (187,7 εκατ. ευρώ) όταν είχαν
ανακεφαλαιοποιηθεί οι ελληνικές τράπεζες.
Ο μόνος κλαδικός δείκτης που εμφανίζει απώλειες από την αρχή του έτους στο ΧΑ είναι οι
τηλεπικοινωνίες, ενώ ο κλάδος των χρηματοοικονομικών υπηρεσιών ηγείται με ισχυρά κέρδη
87,8%. Στην απέναντι πλευρά του Ατλαντικού ο S&P έκλεισε τον Νοέμβριο με κέρδη 8,9%, την
καλύτερη μηνιαία επίδοση από τον Ιούλιο του 2022.
Για να τα λέμε όλα ήταν ένας καλός μήνας σχεδόν για όλους: Μετοχές, ομόλογα, χρυσός,
κρυπτονομίσματα μοίρασαν αποδόσεις και χαμόγελα σε όσους πίστεψαν.  Ο Δεκέμβριος παρά
τις «μόλις» 18 συνεδριάσεις που απομένουν έχει πολύ δράση: Δημόσιες προσφορές μετοχών,
ομολόγων που θα κρατήσουν ακμαίο το ενδιαφέρον τουλάχιστον ως τις 22 Δεκεμβρίου.
Eύκολα παρατηρούν πλέον οι επενδυτές τη βελτίωση της χρηματιστηριακής εικόνας της Lamda
Dev. καθώς το τελευταίο δίμηνο έχει ενισχύσει την τιμή της κατά 18% και έχει φτάσει η
αποτίμηση στα 1,2 δισ. ευρώ. Τα έργα στο Ελληνικό, αλλά και η πορεία των Malls έχουν
βελτιώσει την ορατότητα για τη μετοχή και αναμένεται και το τελευταίο τρίμηνο να είναι καλό.
Προφανώς και οι προεισπράξεις, οι οποίες πάνε ιδιαιτέρως θετικά, αλλά και η πρόοδος των
έργων βοηθάει.
Σημαντικότερη εξέλιξη ήταν η σκυροδέτηση ρεκόρ του Riviera Tower, η οποία είχε διάρκεια 40
ωρών και χρησιμοποιήθηκαν 3.000 τόνοι τσιμέντο και 14.000 τόνοι αδρανή υλικά για την
παραγωγή 7.500 κυβικών σκυροδέματος. Το πιο σημαντικό όμως είναι πως ό,τι βγαίνει προς
πώληση φεύγει αμέσως. Είναι sold out τα ακίνητα και οι προεισπράξεις δίνουν τη δυνατότητα
να μην αυξήσει το δανεισμό της.
Από το ξεκίνημα των έργων έχει προεισπράξεις 448 εκατ. ευρώ και η συνέχιση των έργων
στον πύργο θα ξεκλειδώσει άλλα 90 εκατ. ευρώ από την αρχή του νέου έτους. Από τα 171
ακίνητα που έχουν βγει προς πώληση στον Riviera Tower σε τελική διαπραγμάτευση είναι τα 7
και όλα τα άλλα έχουν πουληθεί . Τα 115 ακίνητα από το The Cove Residences έχουν
πουληθεί τα 103 και τα 12 είναι σε τελική διαπραγμάτευση. Οι 28 βίλες έχουν πουληθεί όλες,
όπως και από τα 314 ακίνητα του Coastal Front μόλις τα 19 είναι σε τελική διαπραγμάτευση και
όλα τα άλλα έχουν πουληθεί. Υπάρχουν απούλητα από το Park Rise που όμως πρόσφατα
βγήκαν τα ακίνητα για πώληση.
Λίγο πριν την εκπνοή του 2023, αλλά και με την επέτειο ενός χρόνου από την επιστροφή σε
κανονική διαπραγμάτευση μετά την αύξηση κεφαλαίου που συγκέντρωσε 51 εκατ. ευρώ η
Lavipharm ανακοίνωσε την εξαγορά δύο αναλγητικών φαρμακευτικών προϊόντων που είναι
ηγετικά στην αγορά και συγκεκριμένα των Lonarid N® και Lonalgal®. Η συμφωνίά αφορά την
αγορά της Ελλάδας και της Κύπρου, ενώ δίνει τη δυνατότητα επέκτασης και σε άλλες αγορές
και προσθέτει 8 εκατ. ευρώ κατ΄ ελάχιστο σε επίπεδο τζίρου.
H Lavipharm, εστιάζει σε επιχειρησιακή ανάπτυξη και υπεραξία για τους μετόχους μέσω
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μερίσματος από τα κέρδη της χρήσης του 2023, ενώ σύμφωνα με πληροφορίες της στήλης
αναμένεται να ανακοινώσει πριν την έλευση του 2024 μια ακόμη αντίστοιχη κίνηση με την
εξαγορά ενός πολύ γνωστού φαρμάκου στις κατηγορίες που δραστηριοποιείται.
Επίσης να υπενθυμίσουμε ότι η διοίκηση έχει ενημερώσει ότι θα προχωρήσει και σε
αποχώρηση από κάποια προϊόντα με στόχο τη βελτιστοποίηση του χαρτοφυλακίου και της
απόδοσής του, κάτι που αναμένεται να γίνει στο αμέσως επόμενο διάστημα. Να σημειώσουμε
ότι με το νέο χρόνο θα ξεκινήσει να καταγράφεται και το όφελος από τη δραστηριοποίηση στην
αγορά της κάνναβης, που δεν περιλαμβάνει capex, έχει όμως υψηλά περιθώρια κέρδους.
Η κόντρα που έχει ξεσπάσει στην οικογένεια Παυλίδη με αφορμή την πώληση των
περιουσιακών στοιχείων από όλους τους μετόχους και στη συνέχεια την επαναγορά του 100%
από τον Χριστόφορο Παυλίδη έχει θορυβήσει και τους επενδυτές του Ελληνικού
Χρηματιστηρίου.
Αρχικά θα πούμε πως το τίμημα της πώλησης είχε προκαλέσει έκπληξη γιατί είχε θεωρηθεί
χαμηλό. Στη συνέχεια η επαναγορά από τον Χριστόφορο Παυλίδη πάλι εξέπληξε και
θεωρήθηκε από κάποιους ότι δε θα μείνει αναπάντητη. Τώρα οι άλλοι, παλιοί μέτοχοι, ζητούν
αποζημίωση γιατί θεωρούν πως εξαπατήθηκαν. Θα μας ρωτήσετε τώρα, τι σχέση έχουν αυτά
με το Χ.Α. αφού η Παυλίδης Μάρμαρα δεν είναι εισηγμένη;
Είναι όμως η Mermeren. Η διασπορά είναι αρκετά περιορισμένη, αλλά υπάρχουν κάποιοι
μέτοχοι που έχουν τις μετοχές πολλά χρόνια και δεν πουλάνε γιατί θεωρούν ότι τα μερίσματα
θα είναι καλά και τα επόμενα χρόνια και βέβαια έχουν χαμηλό κόστος κτήσης. Με τις νέες
εξελίξεις όμως έχουν θορυβηθεί και ίσως δούμε τη μετοχή να αποκτά προσφορά στο μέλλον.
Οι κόντρες δεν έχουν φέρει καλά χρηματιστηριακά αποτελέσματα στη συντριπτική πλειονότητα
των περιπτώσεων που έχουν γίνει γνωστές.
Και για τα διυλιστήρια τα περιθώρια διύλισης κινήθηκαν το Νοέμβριο σε υψηλότερα επίπεδα
από τον Οκτώβριο. Το τέταρτο τρίμηνο δεν είναι μέχρι στιγμής όσο δυνατό ήταν το τρίτο,
ωστόσο η εικόνα παραπέμπει σε ισχυρά EBITDA από τη διύλιση κοντά στα επίπεδα που
είδαμε στο α’ τρίμηνο.
Χωρίς αλλαγές ο δείκτης FTSE-25 στη χειμερινή αναθεώρηση, ωστόσο το ενδιαφέρον για τη
συνέχεια είναι πολύ μεγάλο καθώς οι επιλαχούσες μετοχές, αλλά και αυτές που έρχονται,
μπορεί να οδηγήσουν σε σημαντικές ανακατατάξεις στην επόμενη αναθεώρηση. Προς το
παρόν οι πέντε επιλαχούσες μετοχές είναι οι ΟΛΠ, Ε-Net, ΑΔΜΗΕ και Intralot.
Ωστόσο αν μπει το Ελ. Βενιζέλος στο ΧΑ μέσα στο α’ τρίμηνο του 2024 είναι σχεδόν βέβαιο ότι
θα προκαλέσει αυτόματη εισαγωγή στον δείκτη της μεγάλης κεφαλαιοποίησης. Επιπλέον, η
επόμενη αναθεώρηση θα περιλαμβάνει και τη μετοχή της Optima η οποία έχασε την είσοδο της
στον FTSE-25 για λίγες συνεδριάσεις (ελάχιστο όριο εισαγωγής η διαπραγμάτευση σε 30
συνεδριάσεις). Επομένως όσες εταιρίες είναι κάτω από την θέση 23 στον σχετικό πίνακα των
κεφαλαιοποιήσεων δεν θα πρέπει να αισθάνονται ασφαλείς.
Την Τρίτη 5 Δεκεμβρίου θα διεξαχθεί το πρώτο Συνέδριο του Υπερταμείου με τίτλο «Προς ένα
νέο επιχειρηματικό μοντέλο. Συνδέοντας δημόσιο & ιδιωτικό τομέα». Η εκδήλωση θα διεξαχθεί
σστο Μικρό Χρηματιστήριο Αθηνών (Πεσμαζόγλου 1, Αθήνα). Στις 11:30 θα ξεκινήσει η
συζήτηση με θέμα «Το Χρηματιστήριο ως εργαλείο ανάπτυξης» με συμμετέχοντες τους κ.κ.
Γιάννο Κοντόπουλο, Διευθύνοντα Σύμβουλο του Χρηματιστηρίου Αθηνών, Νίκο Κονταρούδη,
Αντιπρόεδρο της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς, Γιώργος Τανισκίδη, Πρόεδρο της Optima Bank
και Γιώργο Πολίτη, Διευθύνοντα Σύμβουλο της EUROXX Χρηματιστηριακή. Τη συζήτηση
συντονίζει ο «δικός μας» Μάνος Χατζηδάκης.
H Μυτιλιναίος θα ανακοινώσει αποτελέσματα α’ τριμήνου 2024 την Πέμπτη 25 Απριλίου. Το
νέο δεν είναι ότι θα ανακοινώσει τόσο νωρίς το πρώτο τρίμηνο του 2024, όσο το ότι ακόμα θα
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έχουμε εταιρίες που θα δημοσιεύουν ακόμα τα αποτελέσματα χρήσης εξαντλώντας τα χρονικά
περιθώρια της προθεσμίας ως το πρωί της 2ας Μαΐου. Η ανακοίνωση του αποτελέσματος της
περιόδου μέσα στον πρώτο μήνα από την λήξη της είναι μια ποιοτική βελτίωση που ο όμιλος
με συστηματική δουλειά και αφιερώνοντας σημαντικούς πόρους κατάφερε να εφαρμόσει. Και η
συγκεκριμένη ποιοτική παράμετρος για μια εταιρία με 6 δισ. ευρώ τζίρο τυγχάνει του σεβασμού
των ξένων επενδυτών.
Αμέσως μετά το συνέδριο του Λονδίνου οι εισηγμένες ανανεώνουν το ραντεβού τους αυτήν την
εβδομάδα για την Πράγα και το συνέδριο της Wood το οποίο θα διεξαχθεί από τις 4 - 8
Δεκεμβρίου. Στις 11 Δεκεμβρίου ο κύκλος των συνεδρίων κλείνει με την Capital Link στην Ν.
Υόρκη.
Ενδιαφέρον έχει μια δικαστική διαμάχη στη Βόρεια Ελλάδα και συγκεκριμένα στη Θεσσαλονίκη.
Πρωταγωνιστής γνωστός ξενοδόχος με μεγάλες ληξιπρόθεσμες οφειλές. Το Μονομελές
Πρωτοδικείο Θεσσαλονίκης, όπως μαθαίνει η στήλη, απέρριψε το αίτημα προσωρινής διαταγής
του ξενοδόχου προκειμένου να σταματήσουν οι διεκδικήσεις κατά περιουσιακών στοιχείων. Η
προσωρινή διαταγή αφορούσε ποσό 2 εκατ. ευρώ, ενώ το σύνολο των οφειλών ξεπερνούν
κατά πολύ αυτό το νούμερο.
Η όλη κατάσταση έχει αναστατώσει την τουριστική αγορά της Θεσσαλονίκης, τη στιγμή που
επενδύονται μεγάλα ποσά από μεγάλους (διεθνούς βεληνεκούς) επιχειρηματίες προκειμένου η
συμπρωτεύουσα να αλλάξει πίστα και να προσελκύσει με σύγχρονες υποδομές, ακόμα
περισσότερους τουρίστες.
Η Ευρωπαϊκή Κεντρική Τράπεζα δεν θα περιμένει πολύ για να μειώσει τα επιτόκια, με την
πρώτη κίνηση να αναμένεται στο δεύτερο τρίμηνο του 2024, σύμφωνα με τις τελευταίες
προβλέψεις της Goldman Sachs. H αμερικανική επενδυτική τράπεζα προέβη στις νέες
εκτιμήσεις σε έκθεσή της, μετά τα νέα στοιχεία για τον πληθωρισμό στην ευρωζώνη που
έδειξαν υποχώρηση προς τον στόχο του 2% της ΕΚΤ.  Προηγουμένως, οι οικονομολόγοι της
τράπεζας ανέμεναν οτι η πρώτη μείωση θα ερχόταν το τρίτο τρίμηνο του 2024.
«Παρά το οτι βλέπουμε σημαντικά εμπόδια για μειώσεις επιτοκίων πριν από το δεύτερο
τρίμηνο, το ρίσκο με το βασικό μας σενάριο κλίνει προς ένα ταχύτερο κύκλο, αν ο
πληθωρισμός συνεχίσει να επιβραδύνεται ταχύτερα απ' ό,τι αναμενόταν ή αν η ανάπτυξη της
οικονομίας δεν δείξει βελτίωση την επόμενη χρονιά», αναφέρει η Goldman Sachs.
H νέα της πρόβλεψη έρχεται πιο κοντά στις εκτιμήσεις της αγοράς που τιμολογεί σήμερα μια
μείωση τον Απρίλιο, παρά την επιμονή πολλών αξιωματούχων της ΕΚΤ ότι το κόστος
δανεισμού πρέπει να παραμείνει υψηλό για παρατεταμένο διάστημα.
Ο πληθωρισμός της ευρωζώνης έπεσε στο 2,4% τον Νοέμβριο σε ετήσια βάση. Ηταν η τρίτη
συνεχής επιβράδυνση που υπερέβη τις εκτιμήσεις των οικονομολόγων.
Και άλλοι αναλυτές εκτιμούν πως τα νέα στοιχεία μπορεί να ωθήσουν σε αναθεώρηση των
προοπτικών για τις τιμές καταναλωτή και τη νομισματική πολιτική. «Αναρωτιόμαστε αν ο
Ιούνιος του 2024 θα είναι πολύ αργά για την ΕΚΤ να αρχίσει να μειώνει τα επιτόκια»,
σημειώνουν οι οικονομολόγοι της ΒofA.
Θα είναι η τρίτη φορά τυχερή ή όχι; Αναφερόμαστε στην προσπάθεια της ποδοσφαιρικής
ομοσπονδίας της Γερμανίας (DFL) να πουλήσει σε διεθνείς επενδυτές ένα μερίδιο της εταιρείας
που διαχειρίζεται τα τηλεοπτικά δικαιώματα των ομάδων που αγωνίζονται στις δύο
μεγαλύτερες κατηγορίες των πρωταθλημάτων της χώρας (Bundesliga και Bundesliga 2).
Οι πρώτες δύο απόπειρες απέτυχαν, το 2021 γιατί η DFL σταμάτησε μόνη της την διαδικασία
και τον Μάιο του 2023 γιατί οι ομάδες απέρριψαν την πρόταση διαφόρων επενδυτών οι οποίοι
πρόσφεραν περίπου 1,85 δισ. ευρώ για το 12,5% της θυγατρικής που διαχειρίζεται τα
τηλεοπτικά δικαιώματα.
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Στην ψηφοφορία που είχε γίνει τότε δεν είχε συγκεντρωθεί η απαραίτητη πλειοψηφία των 2/3
των ομάδων και η προσπάθεια έμεινε στην μέση. Απ’ ότι φαίνεται όμως η DFL εκτιμά πως τα
χρήματα των διεθνών επενδυτών είναι πραγματικά απαραίτητα για την ομοσπονδία και τις
ομάδες.
Όπως είχε μεταδώσει το Bloomberg από τα μέσα Νοεμβρίου, η νέα προσπάθεια θα γινόταν με
διαφορετική διαδικασία και πιθανότατα θα αφορούσε σε μικρότερο ποσοστό της εταιρείας που
διαχειρίζεται τα τηλεοπτικά δικαιώματα. Το διεθνές πρακτορείο επανήλθε με νεότερο ρεπορτάζ
την 30η Νοεμβρίου. Σύμφωνα με αυτό, η διαδικασία προχωρά με αρκετή επιτυχία και εκείνη
την ημέρα αναμενόταν η κατάθεση προσφορών για την αγορά ποσοστού της τάξης του 8%.
Κατά το Bloomberg, στους ενδιαφερόμενους επενδυτές περιλαμβάνονται μεγάλα ονόματα
όπως η Blackstone, η EQT AB, η CVC Capital Partners και η Advent International. Κατά τις
πληροφορίες του Bloomberg, η προκήρυξη του διαγωνισμού επιτρέπει την συμμετοχή
επενδυτών που προέρχονται μόνο από δυτικές χώρες, κάτι που προφανώς αποκλείει την
εμφάνιση των πολύ δραστήριων κεφαλαιούχων από τις Αραβικές χώρες και την Κίνα.
Η προκήρυξη δίνει επίσης το δικαίωμα στην DFL να αποκλείσει από τον διαγωνισμό τους
διεκδικητές που κατέχουν ήδη μερίδιο μεγαλύτερο του 10% σε αντίστοιχες εταιρείες διαχείρισης
τηλεοπτικών δικαιωμάτων σε ανταγωνιστικά πρωταθλήματα και απαγορεύει στους τελικούς
νικητές να πουλήσουν το μερίδιο που θα αποκτήσουν αν δεν περάσουν τουλάχιστον οκτώ
χρόνια.
Τα δύσκολα θα αρχίσουν όμως στις 11 Δεκεμβρίου, όταν θα παρουσιαστούν τα αποτελέσματα
του διαγωνισμού στις 36 επαγγελματικές ποδοσφαιρικές ομάδες που συμμετέχουν στις δύο
ανώτερες κατηγορίες. Μετά την παρουσίαση θα ακολουθήσει, όχι αναγκαστικά την ίδια μέρα, η
ψηφοφορία για την έγκριση της συμφωνίας.
Με βάση το προηγούμενο του Μαΐου, τα πράγματα δεν αναμένεται να είναι εύκολα, καθώς είναι
γνωστό πως οι οργανώσεις των οπαδών, οι οποίες συμμετέχουν στην διοίκηση όλων των
ποδοσφαιρικών ομάδων, είναι κατηγορηματικά αντίθετες στην πώληση μέρους των
τηλεοπτικών δικαιωμάτων.
Αν κρίνουμε από την περίπτωση της Φορτούνα Ντίσελντορφ, η οποία τον Μάιο είχε ψηφίσει
υπέρ της τότε συμφωνίας αλλά τώρα αναμένεται να αλλάξει στρατόπεδο κατόπιν απαίτησης
των φιλάθλων της ομάδας, τα πράγματα δεν θα είναι πολύ εύκολα. Την σχετική απόφαση θα
την πάρει το εποπτικό συμβούλιο της ομάδας αλλά η κατάσταση είναι αρκετά «εύθραυστη», όχι
μόνο στην Φορτούνα αλλά και σε πολλές άλλες ομάδες.
Αν και αυτή η απόπειρα έχει αρνητική κατάληξη, τότε είναι πολύ πιθανόν να δούμε την DFL και
τις ομάδες να προσπαθούν να βρουν άλλον τρόπο χρηματοδότησης των γερμανικών
πρωταθλημάτων και των επενδυτικών αναγκών των ομάδων τους. Η αλήθεια είναι όμως πως
αυτή την στιγμή δεν μπορούμε να σκεφθούμε κάποιον!
 
Αποποίηση Ευθύνης
Το υλικό αυτό παρέχεται για πληροφοριακούς και μόνο σκοπούς. Σε καμιά περίπτωση δεν
πρέπει να εκληφθεί ως προσφορά, συμβουλή ή προτροπή για την αγορά ή πώληση των
αναφερόμενων προϊόντων. Παρόλο που οι πληροφορίες που περιέχονται βασίζονται σε πηγές
που θεωρούνται αξιόπιστες, ουδεμία διασφάλιση δίνεται ότι είναι πλήρεις ή ακριβείς και δεν θα
πρέπει να εκλαμβάνονται ως τέτοιες.
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Πλώρη για νέα υψηλά εννέα ετών βάζει το Χρηματιστήριο τον Δεκέμβριο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Της Ελευθερίας Κούρταλη
Μετά το Λονδίνο και το επενδυτικό συνέδριο της Morgan Stanley, που έγινε σε συνεργασία με
το Χρηματιστήριο Αθηνών και στέφθηκε με απόλυτη επιτυχία, οι ελληνικές εισηγμένες
φτιάχνουν και πάλι τις βαλίτσες τους, για Νέα Υόρκη αυτή τη φορά, τη στιγμή που ο Γενικός
Δείκτης, έπειτα ένα διάστημα συσσώρευσης, έχει βάλει πλώρη για τα νέα υψηλά εννέα ετών
και τις 1.369 μονάδες.
Ο Νοέμβριος ήταν κομβικός μήνας για την ελληνική αγορά, καθώς, εκτός του ότι προσέφερε
αποδόσεις κοντά στο 7%, από τις υψηλότερες σε επίπεδο μήνα φέτος, διατηρώντας τον Γενικό
Δείκτη στις πρώτες θέσεις των αποδόσεων διεθνώς από τις αρχές του έτους, με κέρδη 38%,
αποτέλεσε τον μήνα της μεγάλη αφύπνισης των συναλλαγών αλλά και του επενδυτικού
ενδιαφέροντος έπειτα από ένα μεγάλο διάλειμμα το προηγούμενο διάστημα.
Έτσι, δίνει τη σκυτάλη στον Δεκέμβριο με μια τρομερή ώθηση, τόσο από το μέτωπο της
οικονομίας όσο και της αγοράς και της κινητικότητας των ελληνικών εισηγμένων.
Η Κομισιόν έδωσε εύσημα στην Ελλάδα για την εφαρμογή του προγράμματός της, καθώς και
τις δημοσιονομικές της επιδόσεις, τη στιγμή που έριξε… άκυρο σε μεγάλες χώρες, όπως η
Γαλλία. 
Μάλιστα, σε επίπεδο κόστους δανεισμού, η Ελλάδα πλέον συγκρίνεται με τη Γαλλία, έχοντας
αφήσει πίσω της εδώ και καιρό την Ιταλία, ενώ θεωρείται θέμα χρόνου να ισοφαρίσει την
Ισπανία. Τα ελληνικά 10ετή ομόλογα κινούνται με αποδόσεις κοντά στο 3,6%, απέχοντας μόλις
60 μονάδες βάσης από τα αντίστοιχα γαλλικά και 15 μ.β. περίπου από τα ισπανικά, τη στιγμή
που διαπραγματεύονται σταθερά κάτω από τις ιταλικές αποδόσεις σε όλες τις διάρκειες, εν
αναμονή και της ένταξής τους στους διεθνείς δείκτες ομολόγων, όπου οι εισροές θα
εκτιναχθούν στα 6-10 δισ. ευρώ αυτομάτως. 
Τις ισχυρές προοπτικές τους υπογράμμισε και ο οίκος Wood, τονίζοντας πως "το σταθερό
πολιτικό τοπίο και η συνέχιση των μεταρρυθμίσεων διευκολύνουν τη σταδιακή βελτίωση της
ανταγωνιστικότητας της οικονομίας, η οποία, σε συνδυασμό με τις χαμηλές ανάγκες
χρηματοδότησης του Δημοσίου χάρη και στην ευνοϊκή δομή του χρέους, θα επιτρέψει στις
αποδόσεις των κρατικών ομολόγων να μειωθούν περαιτέρω, κατά 50-70 μονάδες βάσης, και
να πλησιάσουν το 2024 αυτές της Γαλλίας, η οποία έχει πιστοληπτική ικανότητα "AA”",
επισημαίνει η Wood. "Η Ελλάδα παρουσιάζει ισχυρές προοπτικές στο μέτωπο του
πρωτογενούς πλεονάσματος και ταχεία πτώση του δείκτη δημόσιου χρέους, το οποίο από το
2025 θα διαμορφώνεται χαμηλότερα από αυτό της Ιταλίας", όπως σημείωσε χαρακτηριστικά.
Άλλαξε εντελώς το επενδυτικό κλίμα
Η συνάντηση που είχαν οι ελληνικές εισηγμένες με μεγάλα funds στο Λονδίνο και στα γραφεία
της Morgan Stanley επιβεβαίωσε την πολύ θετική στάση της επενδυτικής κοινότητας για τα
ελληνικά assets, με το επενδυτικό ενδιαφέρον για τις ελληνικές εισηγμένες να είναι ισχυρό και
σημαντικά αυξημένο σε σχέση με πέρυσι.
Φυσικά, στο επίκεντρο βρέθηκαν οι τράπεζες, κάτι που άλλωστε έχει φανεί και στο ταμπλό του
Χ.Α. τις τελευταίες εβδομάδες, με την ισχυρή τονωτική ένεση που δόθηκε στον κλάδο από τις
εξελίξεις με την αποεπένδυση του Ταμείου Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας από τις
συστημικές τράπεζες. Όπως σχολιάζει και η Beta Securities, η Εθνική Τράπεζα άλλαξε για τα
καλά το χρηματιστηριακό κλίμα, επισκίασε κάθε εξέλιξη από το εξωτερικό και έδωσε τεράστια
αυτοπεποίθηση στην αγορά μετά την ολοκλήρωση της διάθεσης των μετοχών του ΤΧΣ. Για
πρώτη φορά έπειτα από καιρό οι επενδυτές είχαν τη δυνατότητα να καταγράψουν άμεσα μια
σπουδαία απόδοση, επαναπροσδιορίζοντας την αντίληψη που είχαν για τον ελληνικό
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τραπεζικό κλάδο.
Όπως και να έχει, η διαδικασία και το αποτέλεσμα των συναλλαγών της Εθνικής Τράπεζας
άλλαξαν το τοπίο προς το θετικότερο και άνοιξαν την όρεξη για τα επόμενα εγχειρήματα
πώλησης μετοχών. Για την ίδια την Εθνική Τράπεζα ήταν μια ψήφος εμπιστοσύνης και μια
παρακαταθήκη που θα λειτουργήσει καταλυτικά για τη μετέπειτα πορεία της: Με αφετηρία το
placement των μετοχών, η Εθνική Τράπεζα θα διεκδικήσει σύντομα τη θέση που της αξίζει στο
ταμπλό του Χ.Α., αντανακλώντας τη μεγάλη προσπάθεια εξυγίανσης που έχει γίνει μετά το
2015, καθώς και τα εξαιρετικά αποτελέσματά της. Για το Χ.Α. είναι ενδεχομένως το καλύτερο
κλείσιμο σε μια χρονιά που έδειχνε να φυλλορροεί μετά τον Σεπτέμβριο, ελλείψει
χρηματιστηριακής δράσης.
Η σημαντική βελτίωση του κλίματος αποτυπώθηκε και κατά την έξοδο που πραγματοποίησε η
Τράπεζα Πειραιώς στις αγορές με την έκδοση νέου senior preferred ομολόγου. Η Τράπεζα είχε
το μεγαλύτερο βιβλίο προσφορών που είχε σημειωθεί ποτέ σε έκδοση αντίστοιχου τίλιου από
ελληνική τράπεζα, καθώς η ζήτηση έφτασε τα 1,7 δισ. ευρώ, με την τράπεζα να αντλεί 500
εκατ. ευρώ, με επιτόκιο 6,875%, έναντι 7,125% που ήταν το αρχικό. Επιπλέον, στην έκδοση
συμμετείχαν 150 επενδυτές, με "ποιοτικούς", μακροπρόθεσμους (real money) επενδυτές να
δίνουν το "παρών", κάτι που επίσης δεν έχει επαναληφθεί σε έκδοση τραπεζικού τίτλου.
Τα ομόλογα της Πειραιώς και των άλλων μεγάλων ελληνικών τραπεζών παρουσίασαν ισχυρή
απόδοση τους τελευταίους μήνες, υποστηριζόμενα από αναβαθμίσεις από τις Moody's και
Fitch τον Σεπτέμβριο και, πιο πρόσφατα, από την αναζωογόνηση της διάθεσης των επενδυτών
για ανάληψη ρίσκου, εν μέσω αυξανόμενης εμπιστοσύνης ότι τα επιτόκια έχουν κορυφωθεί.
Από το Λονδίνο στη Νέα Υόρκη
Μετά το Λονδίνο, σειρά παίρνει το ετήσιο συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη, το οποίο
θα διεξαχθεί στις 11 Δεκεμβρίου. Εκεί θα βρεθούν και πάλι στελέχη πολλών ελληνικών
εταιρειών, σε μια συνάντηση κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις. Στο
συνέδριο, το οποίο φέτος έχει θέμα
"Επιτάχυνση επενδύσεων για βιώσιμη ανάπτυξη", θα συμμετάσχουν και κορυφαίοι διεθνείς
επενδυτές, διεθνείς επιχειρήσεις, τράπεζες και οργανισμοί, καθώς και ανώτερα στελέχη της
ελληνικής κυβέρνησης.
Ειδικότερα, από πλευράς επενδυτών, το "παρών" θα δώσουν ονόματα όπως Barclays, BNP
Paribas, Goldman Sachs International, Morgan Stanley, Nomura, AXIA Ventures Group Ltd,
BC Partners, Brookstreet Equity Partners, CVC, Hotel Investment Partners (HIP), Paulson &
Co., RWE Energy Transition Investments, Thrivest Holding.
Από πλευράς εισηγμένων, συμμετοχή θα έχουν οι ΕΧΑΕ, Aegean Airlines, Alpha Bank,
ΕΥΔΑΠ, Attica Bank, Autohellas, AVAX Group, Dimand S.A., Ελλάκτωρ, Eurobank, ΓΕΚ
Τέρνα, HELLENiQ ENERGY Holdings, Intrakat S.A., Lamda Development, Motor Oil Group,
Mytilineos, ΟΠΑΠ, Εθνική Τράπεζα, ΟΤΕ, Τράπεζα Πειραιώς, ΔΕΗ, Prodea Investments και
Trastor REIC.
Στο Metropolitan Club, όπου και θα διεξαχθεί το συνέδριο, θα διοργανωθούν πολλά πάνελ με
θέμα τις επενδύσεις, τις προοπτικές της οικονομίας μετά την επενδυτική βαθμίδα, τις
προοπτικές του Ελληνικού Χρηματιστηρίου στον δρόμο προς την αναβάθμιση στις
ανεπτυγμένες αγορές, την ενέργεια, τις μεταφορές και τον τουρισμό, τις τράπεζες και το real
estate. 
Με αυτό θα κλείσει και η χρονιά σε ό,τι αφορά τα roadshows, ωστόσο αμέσως μετά, στα τέλη
Ιανουαρίου, ελληνικές εισηγμένες θα βρεθούν και πάλι στη Νέα Υόρκη για το πρώτο
επενδυτικό συνέδριο του 2024, αυτό που διοργανώνει η J.P. Morgan σε συνεργασία με το
Ελληνικό Χρηματιστήριο.
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Overweight στις ελληνικές μετοχές το 2024
Η J.P. Morgan, μάλιστα, στην έκθεσή της για τη στρατηγική των μετοχών για τις αναδυόμενες
αγορές της Κεντρικής, Ανατολικής Ευρώπης, Μέσης Ανατολής και Αφρικής (CEEMEA) για το
2024, δήλωσε ότι "ψηφίζει" Ελλάδα. Ειδικότερα, τηρεί overweight στάση για την ελληνική
αγορά στην περιοχή, αν και η σύστασή της για το Χ.Α. συνολικά στις αναδυόμενες αγορές είναι
ουδέτερη. H μετοχή που ξεχωρίζει η αμερικανική τράπεζα από την εγχώρια αγορά είναι η
Alpha Bank, καθώς την τοποθετεί στη λίστα με τις 10 κορυφαίες επιλογές της για το νέο έτος. Η
J.P. Morgan λέει: "Είμαστε επίσης με σύσταση overweight για την Ελλάδα, η οποία είναι ένα
υποτιμημένο περιουσιακό στοιχείο, όπου τα κέρδη μπορούν εύκολα να ξεπεράσουν τις
χαμηλές προσδοκίες".
Αξίζει να σημειώσουμε πως overweight στάση για την Ελλάδα έχουν επισημάνει πως τηρούν
και οι HSBC και Morgan Stanley. Για τη Morgan Stanley η ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας
αποτελεί τον κύριο παράγοντα για τη θετική στάση που τηρεί στις ελληνικές μετοχές. Για την
HSBC το κύριο θέμα πίσω από τη θετική της άποψη είναι το ότι το οικονομικό μοντέλο της
Ελλάδας έχει αλλάξει ριζικά και οι προοπτικές για τη χώρα είναι πολύ καλύτερες και πολύ πιο
διατηρήσιμες, με "οδηγούς" της ανάπτυξης να είναι οι εξαγωγές και οι επενδύσεις, με τη χώρα
να ξεχωρίζει ως ένα από τα πραγματικά καλά μεταρρυθμιστικά stories.
Και εγχώριοι αναλυτές υπογραμμίζουν τις θετικές προοπτικές που έχει το Χ.Α. το επόμενο
διάστημα. Κατά τον Πέτρο Στεριώτη, CEO ΚΕΠΕΥ, το εορταστικό κλίμα στο Χ.Α. προέρχεται
ως επί το πλείστον από το εξωτερικό. Το κλείσιμο θέσεων υποτιμητικής κερδοσκοπίας και η
παραδοσιακή εποχιακή θετικότητα έχουν πυροδοτήσει το "εισαγόμενο" Santa Claus ράλι, ενώ
τα θετικά εγχώρια επιχειρηματικά νέα με "πρωταγωνιστή" τον τραπεζικό τομέα βελτιώνουν τις
αποτιμήσεις.
Όπως σχολιάζει ο Ηλίας Ζαχαράκης της Fast Finance, με αφορμή και τις εξελίξεις στον
τραπεζικό κλάδο, η αγορά ξύπνησε από τον λήθαργο των προηγούμενων εβδομάδων και
πλέον κάνει προσπάθεια για το επόμενο μεγάλο βήμα. Όσο και να προσπαθήσει κάποιος να
είναι απαισιόδοξος για το 2024, οι προβλέψεις για το ΑΕΠ της Ελλάδας σε σχέση με την
υπόλοιπη Ευρώπη δύσκολα τον αφήνουν, συμπληρώνει ο αναλυτής.
Τεχνικά, μετά την κατοχύρωση του επιπέδου των 1.262 μονάδων από τον Γενικό Δείκτη, η
συνέχιση της ανοδικής τάσης είναι στο "τραπέζι" και ενδέχεται να φέρει την αγορά στη ζώνη
των υψηλών έτους και εννέα ετών που καταγράφηκαν το καλοκαίρι. 
Πλέον πάμε για τον τελευταίο μήνα του έτους και μένει να δούμε το τι ρεκόρ απόδοσης θα
καταγράψει η αγορά, προσθέτει ο αναλυτής. Με βάση τα μέχρι τώρα δεδομένα, και η επόμενη
χρονιά θα είναι μια χρονιά με κέρδη, με την αγορά να περιμένει νέους ξένους και Έλληνες
επενδυτές, αλλά και νέες εισαγωγές, που θα τονώσουν ακόμα περισσότερο το ενδιαφέρον.
Μένει να δούμε τι θα γίνει και με τις μετοχές της Πειραιώς, αλλά και πότε θα αποφασιστεί να
δοθεί το υπόλοιπο ποσοστό της Εθνικής. Το θέμα είναι ότι πλέον ο τραπεζικός κλάδος έχει
περάσει σε ξένους θεσμικούς, που θα κοιτάξουν να αξιοποιήσουν τον χαμηλό ιδιωτικό
δανεισμό στη χώρα μετά την πολυετή κρίση. Αυτό από τη μία θα αυξήσει σημαντικά τα κέρδη
τους και από την άλλη θα βοηθήσει σημαντικά στην περαιτέρω αύξηση του ΑΕΠ, καταλήγει ο κ.
Ζαχαράκης.
Η αύξηση των συναλλαγών είναι μια συνθήκη που μπορεί να ξαναβάλει τον Γενικό Δείκτη σε
τροχιά προσέγγισης των υψηλών του 2023, επισημαίνει από την πλευρά της και η Beta
Securities. Η διαφυγή από την αντίσταση των 1.300 μονάδων δεν θα είναι μια εύκολη
υπόθεση, η μεγάλη συσσώρευση που έχει προηγηθεί τον Ιούλιο και τον Αύγουστο θα
απαιτήσει σταθεροποίηση των συναλλαγών πάνω από τα 100 εκατ. ευρώ.
Η υπέρβαση του ορίου των 1.270 μονάδων δεν είναι ένας περίπατος για τον Γενικό Δείκτη και
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θα απαιτήσει εύλογο χρόνο, εκτιμά ο Δημήτρης Τζάνας, σύμβουλος διοίκησης της Κύκλος
ΑΧΕΠΕΥ. Η προσπάθεια, ωστόσο, υποβοηθείται από τις συνθήκες του εξωτερικού
περιβάλλοντος, όπως προσθέτει, και ιδιαίτερα τις εξελίξεις στη Μέση Ανατολή: η εκεχειρία στη
Γάζα συνεχίζεται και διαφαίνεται ότι η διακοπή του πολέμου μπορεί να συνεχιστεί, με τις
διαπραγματεύσεις να είναι δυνατόν να οδηγήσουν ακόμα και σε εναλλακτικές λύσεις.
Για τις αγορές, πάντως, οι εξελίξεις αυτές είναι δυνατόν να οδηγήσουν σε μείωση του
γεωστρατηγικού κινδύνου, επιτρέποντας την αποτροπή σεναρίων αναταράξεων στις διεθνείς
αγορές, τονίζει ο κ. Τζάνας. Αυτή η εξέλιξη θα επιτρέψει στο ελπιδοφόρο ελληνικό αφήγημα να
ξεδιπλωθεί, με τις κλιμακούμενες τοποθετήσεις σε ελληνικούς τίτλους να μπορούν να
οδηγήσουν στην κίνηση του Γενικού Δείκτη πάνω από τις 1.300 μονάδες στον τελευταίο μήνα
του έτους, εκτιμά ο αναλυτής.
ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
από την CAPITAL LINK
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική Οικονομία και τις επενδύσεις με τη
συμμετοχή κορυφαίων αμερικανών και διεθνών επενδυτών, διεθνών & ελληνικών
επιχειρήσεων, διεθνών & ελληνικών τραπεζών & Οργανισμων, ανώτερων κυβερνητικων
στελεχών (4 Ελλήνων υπουργών, 2 Αμερικανών υπουργών ) και 24 εισηγμένων εταιριών, σε
συνεργασία με το "New York Stock Exchange", το "Athens Exchange Group (ATHEX Group)"
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη. Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και
συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου
του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο
εξωτερικό. Με τίτλο "Accelerating Investments for Sustainable Growth" το ετήσιο Συνέδριο
"Capital Link...
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Praktiker Hellas: Έχει αναπτύξει μέσα στα χρόνια μια all services φιλοσοφία με τις
ιδιοκατασκευές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Του Γιάννη Χαλκιαδάκη. Στη σημασία των προσφερόμενων υπηρεσιών, για τις ιδιοκατασκευές
και την αναβάθμιση των  χώρων σπιτιού, εστίασε ο Managing Director της Praktiker Hellas
Δημήτριος Γαλάνης, κατά την ομιλία του,  στο 14ο DIY & Home Improvement Conference,
καθώς ήταν και ο μεγάλος χορηγός.
Πρόκειται για το συνέδριο θεσμό για τις ιδιοκατασκευές και την αναβάθμιση χώρων σπιτιού. Το
φετινό θέμα του συνεδρίου είχε τίτλο «Κόντρα στην αβεβαιότητα», γύρω από το οποίο
αναπτύχθηκαν συζητήσεις για το παρόν και το μέλλον του κλάδου λιανικής. Η Praktiker Hellas
δεν θα μπορούσε να λείπει από τη μεγάλη B2B συνάντηση, καθώς έχει εδραιωθεί εδώ και
χρόνια στην αγορά ως ο απόλυτος Ηome Improvement & DIY προορισμός σε όλη την Ελλάδα.
Παίρνοντας τον λόγο, ο Managing Director της Praktiker Hellas Δημήτριος Γαλάνης, 
επισήμανε πως οι  ιδιοκατασκευές  είναι αυτές που ξεχωρίζουν μια εταιρεία και την θέτουν
πρώτη στην προτίμηση των πελατών. Για αυτό και η Praktiker Hellas έχει αναπτύξει μέσα στα
χρόνια μια all services φιλοσοφία, η οποία ξεκινάει πριν ακόμα κι από την επιλογή προϊόντων
και φθάνει μέχρι τη μέρα που το προϊόν βρίσκει θέση στο σπίτι του καταναλωτή.
Κάτω από την ομπρέλα all services βρίσκονται υπηρεσίες τεχνικής υποστήριξης, ένα άρτια
εκπαιδευμένο προσωπικό, πιστοποιήσεις, εγγυήσεις και ευέλικτα προγράμματα με όφελος
προς τον πελάτη αλλά και πολλά ακόμα, τα οποία παρουσίασε ο κ.Γαλάνης σε πλήθος
στελεχών της αγοράς. Επιπλέον, στο πάνελ με θέμα “Home Impronement Marketing:
Στρατηγικές επικοινωνίας και ανάπτυξης”, η Marketing Director της Praktiker Hellas, Μάριαμ
Σάντρι, συζήτησε για όλα όσα ενισχύουν τον εκσυγχρονισμού του Home Improvement αλλά και
για την ανάπτυξη στρατηγικών marketing που μπορούν να εξασφαλίσουν σε μια εταιρεία
ισχυρή θέση στο αύριο του λιανεμπορίου.
Σχετικά θέματα:
Praktiker Hellas: Καινούργια διοικητική ομάδα, με νέους Commercial και Sales Director
Public& MediaMarkt: Συνδημιουργία των 13 μεγάλων concept stores “Public + home”
«20ο Ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum»
FrieslandCampina Hellas: Άλλη μια χρονιά, στάθηκε στο πλευρό των συνανθρώπων που είχαν
ανάγκη
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25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
από την CAPITAL LINK
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν κορυφαίοι αμερικανοί και διεθνείς Επενδυτές, διεθνείς & ελληνικές επιχειρήσεις,
διεθνείς τράπεζες & Οργανισμοί, ανώτερα κυβερνητικά στελέχη από Ελλάδα και Αμερική
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική Οικονομία και τις επενδύσεις με τη
συμμετοχή κορυφαίων αμερικανών και διεθνών επενδυτών, διεθνών & ελληνικών
επιχειρήσεων, διεθνών & ελληνικών τραπεζών & Οργανισμων, ανώτερων κυβερνητικων
στελεχών (4 Ελλήνων υπουργών, 2 Αμερικανών υπουργών ) και 24 εισηγμένων εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις.
Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα
δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που έχει
επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της βαθμίδας.
Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων, μια τάση
που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της χώρας, της
αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης.
Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού
τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις
πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
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ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από: τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των: BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
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στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Σε συνεργασία με: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
Υπό την αιγίδα: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) •United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
Υπό την αιγίδα: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
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Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
· tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
· AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
· Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
· Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
*************
Για περισσότερες πληροφορίες, παρακαλούμε απευθυνθείτε:
ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ // κα Όλγα Μπορνόζη & κα Ελένη Μπέη Τηλ: +1 212 661 75 66 – Email :
obornozi@capitallink.com ; ebej@capitallink.com
ΑΘΗΝΑ // κυρίες Βικτώρια Τσουκαλά & Αθηνά Κοσμαδάκη
Τηλ. +30 210 6109800 Email : vtsoukala@capitallink.com ; athensoffice@capitallink.com ;
Ή επισκεφθείτε: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html www.capitallink.com
www.capitallinkforum.com
Με έδρα τη Νέα Υόρκη και παρουσία στο Λονδίνο, την Αθήνα και το Όσλο, η Capital Link
δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας
(Investor Relations & Financial Communication) παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στο
τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση
στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και της ενέργειας, των MLP, των Closed_End
Funds καθώς και των ETF. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange και συνεργάζεται
στενά με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το NASDAQ και το Χρηματιστήριο του Λονδίνου
καθώς και με σημαντικούς διεθνείς και παγκόσμιους οργανισμούς του κλάδου, εστιάζοντας
στους κύριους τομείς της δραστηριότητος της.
Επιπλέον η Capital Link διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts
τα οποία επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία,
στα μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange.
Εκτός από τα συνέδρια, η Capital Link διοργανώνει Webinars με έμφαση σε επενδυτικές
στρατηγικές, σε διάφορους τομείς και κρίσιμα θέματα ενδιαφέροντος για την επενδυτική
κοινότητα και εταιρικές παρουσιάσεις. Η παγκόσμια πλατφόρμα μάρκετινγκ της Capital Link
ενισχύει την προβολή και την εμβέλεια αυτών των γεγονότων σε παγκόσμια κλίμακα, με
διάρκεια πέραν της ημερομηνίας κατά την οποία πραγματοποιείται το κάθε γεγονός,
καθιστώντας ένα συνεχές σημείο αναφοράς για τους συμμετέχοντες στην αγορά.
Οι προσπάθειες και η συμβολή της Capital Link έχουν αναγνωριστεί το 2023 από το HABA –
Hellenic American Association for Professionals in Finance στη Νέα Υόρκη, το 2018 από τα
Finance Monthly CEO Awards, το 2016 από το Wealth & Finance Magazine – από το
International Propeller Club of the United States στην Αθήνα και από το AHI-American Hellenic
Institute στην Washington, το 2013 και το 2012 από το InterContinental Finance Magazine, και
επίσης το 2011 από τα Lloyds’s List Greek Shipping Awards στην Αθήνα.
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25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
από την CAPITAL LINK
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την ελληνική Οικονομία και τις επενδύσεις με τη
συμμετοχή κορυφαίων αμερικανών και διεθνών επενδυτών, διεθνών & ελληνικών
επιχειρήσεων, διεθνών & ελληνικών τραπεζών & Οργανισμων, ανώτερων κυβερνητικων
στελεχών (4 Ελλήνων υπουργών, 2 Αμερικανών υπουργών ) και 24 εισηγμένων εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις.
Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις και τα
δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν ότι η
ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που έχει
επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της βαθμίδας.
Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων, μια τάση
που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της χώρας, της
αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης.
Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού
τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις
πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο αναπληρωτής υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
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Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από: τις σημαντικότερες Global Investment
Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley • Nomura •
AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των: BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών: Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock

https://www.in.gr/2023/12/01/economy/diethnis-oikonomia/25i-synantisi-koryfis-gia-tin-elliniki-oikonomia-kai-tis-ependyseis-sti-nea-yorki-apo-tin-capital-link/


https://www.in.gr/

 Publication date: 01/12/2023 16:08

 Similar Stats ranking (Greece): 11

 link

Exchange.
Σε συνεργασία με: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
Υπό την αιγίδα: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) •United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
Υπό την αιγίδα: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
Official TV Media Partner: MEGA TV
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Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
· tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
· AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
· Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
· Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
*************
Για περισσότερες πληροφορίες, παρακαλούμε απευθυνθείτε:
ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ // κα Όλγα Μπορνόζη & κα Ελένη Μπέη Τηλ: +1 212 661 75 66 – Email :
obornozi@capitallink.com ; ebej@capitallink.com
ΑΘΗΝΑ // κυρίες Βικτώρια Τσουκαλά & Αθηνά Κοσμαδάκη
Τηλ. +30 210 6109800 Email : vtsoukala@capitallink.com ; athensoffice@capitallink.com ;
Ή επισκεφθείτε: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html www.capitallink.com
www.capitallinkforum.com
Με έδρα τη Νέα Υόρκη και παρουσία στο Λονδίνο, την Αθήνα και το Όσλο, η Capital Link
δραστηριοποιείται από το 1995 στον τομέα των Επενδυτικών Σχέσεων και Επικοινωνίας
(Investor Relations & Financial Communication) παρέχοντας συμβουλευτικές υπηρεσίες στο
τομέα των χρηματοοικονομικών επικοινωνιών και των επιχειρήσεων με στρατηγική εστίαση
στους τομείς της ναυτιλίας, των εμπορευμάτων και της ενέργειας, των MLP, των Closed_End
Funds καθώς και των ETF. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange και συνεργάζεται
στενά με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το NASDAQ και το Χρηματιστήριο του Λονδίνου
καθώς και με σημαντικούς διεθνείς και παγκόσμιους οργανισμούς του κλάδου, εστιάζοντας
στους κύριους τομείς της δραστηριότητος της.
Επιπλέον η Capital Link διοργανώνει ετησίως μία σειρά 18 Συνεδρίων, webinars, και podcasts
τα οποία επικεντρώνονται στον ναυτιλιακό τομέα, σε 10 χώρες στις ΗΠΑ, Ευρώπη και Ασία,
στα μεγαλύτερα ναυτιλιακά κέντρα παγκοσμίως όπως: Νέα Υόρκη, Λονδίνο, Όσλο, Αμβούργο,
Αθήνα, Λεμεσό, Σαγκάη, Σιγκαπούρη, Τόκυο, και Χόνγκ Κόνγκ και όλα φημίζονται διότι
παρέχουν ένα μοναδικό συνδυασμό πληροφοριακού περιεχομένου, ευκαιριών μάρκετινγκ και
δικτύωσης. Η Capital Link είναι μέλος του Baltic Exchange.
Εκτός από τα συνέδρια, η Capital Link διοργανώνει Webinars με έμφαση σε επενδυτικές
στρατηγικές, σε διάφορους τομείς και κρίσιμα θέματα ενδιαφέροντος για την επενδυτική
κοινότητα και εταιρικές παρουσιάσεις. Η παγκόσμια πλατφόρμα μάρκετινγκ της Capital Link
ενισχύει την προβολή και την εμβέλεια αυτών των γεγονότων σε παγκόσμια κλίμακα, με
διάρκεια πέραν της ημερομηνίας κατά την οποία πραγματοποιείται το κάθε γεγονός,
καθιστώντας ένα συνεχές σημείο αναφοράς για τους συμμετέχοντες στην αγορά.
Οι προσπάθειες και η συμβολή της Capital Link έχουν αναγνωριστεί το 2023 από το HABA –
Hellenic American Association for Professionals in Finance στη Νέα Υόρκη, το 2018 από τα
Finance Monthly CEO Awards, το 2016 από το Wealth & Finance Magazine – από το
International Propeller Club of the United States στην Αθήνα και από το AHI-American Hellenic
Institute στην Washington, το 2013 και το 2012 από το InterContinental Finance Magazine, και
επίσης το 2011 από τα Lloyds’s List Greek Shipping Awards στην Αθήνα.
Tα σημάδια ότι η άσκηση αποδίδει ακόμα κι αν δεν... συμφωνεί η ζυγαριά Υπάρχουν πολλά
σημάδια ότι γίνεστε πιο fit με την άσκηση και η ζυγαριά δεν μας δίνει πάντα την πλήρη εικόνα…
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, και Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
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κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
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HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
• tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
• AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
• Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
• Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, και Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
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κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
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HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
• tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
• AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
• Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
• Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, και Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
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κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
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HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
• tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
• AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
• Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
• Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, και Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
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κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
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Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
• tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
• AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
• Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
• Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter

https://www.mikrometoxos.gr/capital-link-25%ce%b7-%cf%83%cf%85%ce%bd%ce%ac%ce%bd%cf%84%ce%b7%cf%83%ce%b7-%ce%ba%ce%bf%cf%81%cf%85%cf%86%ce%ae%cf%82-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%b5%ce%bb%ce%bb%ce%b7%ce%bd%ce%b9/


https://bankwars.gr/

 Publication date: 01/12/2023 11:00

 Similar Stats ranking (Greece): 19429

 link

Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, και Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του

https://bankwars.gr/capital-link-25%ce%b7-%cf%83%cf%85%ce%bd%ce%ac%ce%bd%cf%84%ce%b7%cf%83%ce%b7-%ce%ba%ce%bf%cf%81%cf%85%cf%86%ce%ae%cf%82-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%b5%ce%bb%ce%bb%ce%b7%ce%bd%ce%b9/


https://bankwars.gr/

 Publication date: 01/12/2023 11:00

 Similar Stats ranking (Greece): 19429

 link

κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
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HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
• tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
• AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
• Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
• Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, και Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
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κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
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Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
• tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
• AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
• Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
• Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter

http://energy2day.gr/?p=67997


https://portnews.gr/

 Publication date: 01/12/2023 11:00

 https://portnews.gr/?p=151816

Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, και Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
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κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
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HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
• tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
• AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
• Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
• Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, και Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
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κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
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Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
• tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
• AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
• Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
• Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
TagsCapital Link
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, και Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
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κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •

https://nea-epoxi.gr/?p=139455


https://nea-epoxi.gr/

 Publication date: 01/12/2023 10:58

 https://nea-epoxi.gr/?p=139455

HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
• tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
• AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
• Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
• Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
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Capital Link: 25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις
στη Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, και Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
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Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
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κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
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HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
• tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
• AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
• Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
• Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
Πηγή: bankwars.gr
Facebook Twitter Pinterest Email Σχόλια

https://www.olatanea.gr/capital-link-25i-sinantisi-korifis-gia-tin-elliniki-ikonomia-ke-tis-ependisis-sti-nea-iorki/


https://www.tovima.gr/

 Publication date: 30/11/2023 19:32

 Similar Stats ranking (Greece): 183

 link

25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη ΝΕΑ
ΥΟΡΚΗ από την CAPITAL LINK
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
30.11.2023 18:51
Οικονομία
Newsroom
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη από Ελλάδα & Αμερική
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια.
Η ανάκαμψη που έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της
επενδυτικής της βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών
επενδύσεων, μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής
σταθερότητας της χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής
της θέσης. Το Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και
επενδυτικού τοπίου της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις
επιχειρήσεις πολιτικές και τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
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Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Οι εκπρόσωποι της Ελλάδος στις ΗΠΑ: H κυρία Αικατερίνη Νασίκα, Πρέσβης της Ελλάδος στις
ΗΠΑ, και ο κ. Ντίνος Κωνσταντίνου, Γενικός Πρόξενος της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group –
MYTILINEOS – National Bank of Greece – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο, το οποίο θα εστιάσει στους
στενούς επιχειρηματικούς και πολιτικούς δεσμούς ΗΠΑ – Ελλάδας, με κυβερνητική
εκπροσώπηση και από τις δυο χώρες, καθώς και παρουσία επιφανών Ελληνοαμερικανών
εκλεγμένων αξιωματούχων στην κυβέρνηση των ΗΠΑ (Βουλευτές και Γερουσιαστές). Στο
δείπνο θα παρευρεθούν, επίσης, πλήθος επενδυτών, χρηματοοικονομικών και στελεχών
επιχειρήσεων.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
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«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΔΙΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ:
ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ: New York Stock Exchange – NYSE & Athens Exchange Group (ATHEX
Group)
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη
ΧΟΡΗΓΟΙ:
Κύριοι Χορηγοί: Goldman Sachs • Η Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd., είναι Κύριος
Χορηγός του Συνεδρίου τα τελευταία 15 χρόνια.
Χρυσοί Χορηγοί: Barclays • BNP Paribas • EY • Nomura
Μεγάλοι Χορηγοί: Alpha Bank • Attica Bank • AXIA Ventures Group Ltd. • Cosmos Health •
Eurobank • EUROXX Securities SA. • Google • HELLENiQ Energy • Morgan Stanley • National
Bank of Greece • Piraeus Bank • Qualco Group • Reed Smith • Watson Farley & Williams
Χορηγοί: Aegean Airlines • AKL Law Firm • Ambrosia Capital • AVAX Group • Bernitsas Law •
Brookstreet Equity Partners • D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM • Eldorado
Gold • ELLAKTOR S.A. • ENTERPRISE GREECE • Fortsakis, Diakopoulos & Associates Law
Firm • GEK TERNA Group of Companies • Growthfund – HCAP • Hellenic Development Bank •
Hill International • Intrakat Group • JLL – Athens Economics • Koutalidis Law Firm •
Lambadarios Law Firm • LAMDA Development • LIBRA GROUP • Machas & Partners Law
Firm • Milbank • MOTOR OIL Group • MYTILINEOS S.A. • OTE Group of Companies •
PotamitisVekris • Public Power Corporation – PPC • Saplegal – A.S. Papadimitriou & Partners
Law Firm • Savills Hellas
Υποστηρικτές Χορηγοί: DECA Investments • Dimand SA • EYDAP – Athens Water Supply &
Sewerage Company SA • Elikonos Capital Partners • Flott & Co. PC • GravityBreath Pictures •
Halcyon Equity Partners • OPAP S.A. • PRODEA Investments • Trastor REIC • VK PREMIUM
Business Growth Consultants
Global Shipping Companies – Υποστηρικτές Χορηγοί:
• Castor Maritime Inc. (NASDAQ:CTRM) • Diana Shipping (NYSE. DSX) • Dorian LPG
(NYSE:LPG) • EuroDry Ltd (NASDAQ: EDRY) • Euroseas Ltd (NASDAQ: ESEA) • Navios
Maritime Partners L.P. (NYSE: NMM) • Onassis Group • Pyxis Tankers • Seanergy Maritime
Holdings Corp. (NASDAQ: SHIP) • Tsakos Energy Navigation – TEN Ltd (NYSE: TNP) • United
Maritime (NAsDAQ. USEA)
Με την υποστήριξη των εταιρειών: BC Partners • Blueground • BrainReGain • CVC • Delsona
Therapeutics • ESED (the Greek Corporate Governance Council) • Hotel Investment Partners
(HIP) • Microsoft • Pfizer • Red Apple Group • RWE Renewables Hellas • RWE Energy
Transition Investments
Χορηγός Breakfast: Castor Maritime
Χορηγός Coffee: Seanergy Maritime
Χορηγός Cocktail Reception: Navios Maritime Partners L.P.
Χορηγός Dinner: Onassis Group
ΦΟΡΕΙΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ:
ΥΠΟ THN ΑΙΓΙΔΑ: του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη • Γραφείο Οικονομικών
και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης – Γενικό Προξενείο της Ελλάδος στην Νέα Υόρκη
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• AHEPA • AHI – American Hellenic Institute • Cyprus – US Chamber of Commerce • EMBCA –
The Eastern Mediterranean Business Culture Alliance • Endeavor • European American
Chamber of Commerce, New York • EFM – European Financial Management Association •
HABA – Hellenic American Bankers Association • Hellenic American Chamber of Commerce •
HLA – Hellenic Lawyers Association • HMS – Hellenic Medical Society of New York • HPW –
Hellenic Professional Women Inc. • HAWK – Hellenic American Women’s Council • Leadership
100 • World Hellenic Inter-Parliamentary Association (PADEE-WHIA) • The Hellenic Initiative
ΧΟΡΗΓΟΙ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ:
Official TV Media Partner: MEGA TV
Digital News Media Partner – ΑΠΕ: Athens – Macedonian News Agency
Greek Print & Digital News:
• tovima.com – ΤΑ NEA – in.gr – ot.gr
• AllAboutShipping.co.UK • Banking News • World Energy News
Greek American Media:
• Εθνικός Κήρυξ – The National Herald
• Αναμνήσεις • Cosmos FM 91.5 NY • Hellas Journal By Mignatiou.Com • Hellenic DNA •
Hellenic News of America
Greek American Supporting Television Partner: New Greek Television
International Media Greek Reporter
Νέα Υόρκη Κυριάκος Μητσοτάκης
Ακολούθησε το Βήμα στο Google news και μάθε όλες τις τελευταίες ειδήσεις.
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25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη ΝΕΑ
ΥΟΡΚΗ από την Capital Link
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που
έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της
βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων,
μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της
χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης. Το
Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου
της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και
τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
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Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από:  τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group - Aegean Airlines - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) - Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ
ENERGY Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group - MYTILINEOS
- National Bank of Greece - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA
Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President - NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO -
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το "2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Εισαγωγικά σχόλια θα
πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος
Χατζηδάκης. H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua
Huck, Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S.
Department of State, θα πραγματοποιήσoυν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του
Επίσημου Δείπνου θα είναι η Κυρία Nicole Petallides, Host - Schwab Network ; Former Anchor
- FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
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«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell - καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
www.worldenergynews.gr
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Shipowners sound the alarm over the renewal of the tanker fleet
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τhe renewal of the tanker fleet looks like a difficult task
Leading names in the domestic and international shipping sector estimated that the renewal of
the tanker fleet looks like a difficult task, mainly because of the extremely high costs and the
charterers.
According to the conclusions of a webinar organized by Capital Link, a significant part of the
global tanker fleet is of “advanced” age and although orders for newbuildings to replace them
have increased, they are still not enough and the order book as a whole remains at low levels.
A prerequisite to offset the prices at the shipyards is, as the CEO of Tsakos Energy Navigation,
Nikolas Tsakos pointed out, that the ships to be placed on order have secured long-term
contracts in advance. This applies more specially for the more expensive ships with dual fuel
engines.
According to shipping sources, dual-fuel technology increases the cost of building tankers of all
sizes by 19%-22%.
The speakers estimated that the tanker market will remain on an upward trajectory for some
time to come, driven by geopolitical developments, increased tonne-miles of the distances
traveled by ships and the regulatory framework for the environment.
“We are very positive about the purchase, but we would have hoped it would be for different
reasons,” pointed out the Vice President of Navios Maritime Partners, Ted C. Petrone.
As he explained, geopolitical developments are leading the market today.
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25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη ΝΕΑ
ΥΟΡΚΗ από την CAPITAL LINK
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη από Ελλάδα & Αμερική
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών  (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που
έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της
βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων,
μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της
χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης. Το
Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου
της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και
τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης. 
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι:  κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
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Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State)  εκπροσωπούν οι Υπουργοί  : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens
Exchange Group,  και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: v τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες:  1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank,  και από: v τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd. 
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP)  • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών  : Athens
Exchange Group  - Aegean Airlines - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) - Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ
ENERGY Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group  -
MYTILINEOS  - National Bank of Greece  - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank -
PRODEA Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President - NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO -
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το "2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Εισαγωγικά σχόλια θα
πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος
Χατζηδάκης. H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua
Huck, Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S.
Department of State, θα πραγματοποιήσoυν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του
Επίσημου Δείπνου θα είναι η Κυρία Nicole Petallides, Host - Schwab Network ; Former Anchor
- FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
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«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell - καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
Για περισσότερες πληροφορίες και εγγραφές επισκεφθείτε τον παρακάτω σύνδεσμο:
https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
www.bankingnews.gr
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25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
από την Capital Link
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις, με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδας στη Νέα Υόρκη. Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός
της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω
βιντεοσκοπημένου μηνύματος, ενώ θα συμμετάσχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας,
Περιβάλλοντος & Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης και ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής
Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτού του
μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα, που πραγματοποιείται στο εξωτερικό.
Με τίτλο “Accelerating Investments for Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link
Invest in Greece Forum» θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο
«Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης. Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η
«Goldman Sachs» και η «TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι
Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδας στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό, καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων, όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που
έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη, εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της
βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων,
μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω, δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της
χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης. Το
Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου
της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και
τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
FacebookTwitterPinterestLinkedIn
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Χρηματιστήριο Αθηνών: Στάση αναμονής και συντήρηση θετικού κλίματος
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Διατηρείται το θετικό κλίμα και στο σημερινό άνοιγμα της συνεδρίασης στο Χρηματιστήριο
Αθηνών, εν μέσω ήπιας ανοδικής κίνησης των ευρωπαϊκών χρηματιστηρίων με το βλέμμα
στραμμένο στα στοιχεία για τον πληθωρισμό. Παράλληλα, η σημερινή συνεδρίαση αναμένεται
να επηρεαστεί από το rebalancing των δεικτών MSCI
Ο Γενικός Δείκτης ενισχύεται κατά 0,12% στις 1.272,7 μονάδες με τον τζίρο σχεδόν στα 12
εκατ. ευρώ. Με οριακές απώλειες κινείται ο τραπεζικός δείκτης, καθώς ΕΤΕ και Eurobank
καταγράφουν ήπιες απώλειες, ενώ με μικρά κέρδη κινούνται Alpha και Πειραιώς.
Παράλληλα, στις υπόλοιπες μετοχές της υψηλής κεφαλαιοποίησης, η Ελλάκτωρ συνεχίζει
ανοδικά, ενώ ενισχύονται και οι ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ, ΕΥΔΑΠ και Σαράντης. Αντίθετα, πτώση
καταγράφουν οι Motor Oil, Coca Cola και Eurobank.
H αγορά επικεντρώνεται πλέον στην προγραμματισμένη αξιολόγηση της Fitch για την ελληνική
οικονομία αύριο Παρασκευή. Ο οίκος ενδεχομένως θα ακολουθήσει τους S&P, DBRS και
Scope Ratings και θα δώσει κι αυτός την επενδυτική βαθμίδα στην Ελλάδα. Ετσι θα απομένει
μόνο η Moody’s, η οποία σύμφωνα με εκτιμήσεις θα προχωρήσει σε ανάλογη κίνηση το 2024.
Εξαιρετικά ενδιαφέρουσα σε αυτό το πλαίσιο είναι η νέα ανάλυση του τμήματος Οικονομικής
Ανάλυσης και Επενδυτικής Στρατηγικής της Τράπεζας Πειραιώς σε ό,τι αφορά τις κινήσεις των
οίκων αξιολόγησης, καταλήγοντας στο συμπέρασμα πως θεωρητικά η Ελλάδα έχει
«κατακτήσει» την επενδυτική βαθμίδα ήδη από το 2020.
Η ανάλυση της Τράπεζας Πειραιώς εξετάζει το κατά πόσον οι αξιολογήσεις των οίκων
αντανακλούν τα θεμελιώδη μακροοικονομικά στοιχεία και δεδομένα πολιτικού ρίσκου και
οικονομικής διακυβέρνησης στην Ελλάδα καθώς και σε άλλες 122 οικονομίες. Προκειμένου να
απαντηθεί αυτό το ερώτημα, εξετάστηκαν οι αξιολογήσεις του οίκου Moody’s.
Οπως καταλήγει, οι αξιολογήσεις της Moody’s είναι γενικότερα εξαιρετικά συντηρητικές, καθώς
μόνο 22 από τις 123 αντανακλούν τα «πραγματικά» δεδομένα της εκάστοτε οικονομίας.
Εστιάζοντας στην ελληνική οικονομία, η Τράπεζα Πειραιώς διαπιστώνει ότι παρά την
πρόσφατη αναβάθμιση της Moody’s κατά δύο βαθμίδες από Ba3 σε Ba1, η αξιολόγηση του
διεθνούς οίκου παραμένει συντηρητική, καθώς σύμφωνα με τις εκτιμήσεις της η Ελλάδα έχει
«κατακτήσει» την επενδυτική βαθμίδα Baa3 ήδη από το 2020.
Παράλληλα, έπειτα από την ολοκλήρωση του roadshow της Morgan Stanley για τις ελληνικές
εισηγμένες στο Λονδίνο, τα βλέμματα στρέφονται στις ΗΠΑ. Εκεί σε λίγες ημέρες (11
Δεκεμβρίου) θα βρεθούν και πάλι στελέχη πολλών ελληνικών εταιρειών για τη συνάντηση
κορυφής για την ελληνική οικονομία και τις επενδύσεις, στο ετήσιο συνέδριο Invest in Greece
της Capital Link στη Νέα Υόρκη. Στο συνέδριο, το οποίο φέτος έχει θέμα «Επιτάχυνση
Επενδύσεων για Βιώσιμη Ανάπτυξη», θα συμμετάσχουν και κορυφαίοι διεθνείς επενδυτές,
διεθνείς επιχειρήσεις, τράπεζες και οργανισμοί, καθώς και ανώτερα στελέχη της ελληνικής
κυβέρνησης.
moneyreview.gr
Διαβάστε επίσης:
Επιφυλακτικές κινήσεις στα ευρωπαϊκά χρηματιστήρια
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«Καμπανάκι» πλοιοκτητών για την ανανέωση του στόλου των tankers
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Bullish» εκτιμήσεις για την πορεία της αγοράς - Ώθηση από γεωπολιτικές εξελίξεις και
περιβαλλοντικούς κανονισμούς
Γιώργος Γεωργίου • [email protected]
Δύσκολη εξίσωση μοιάζει, σύμφωνα με κορυφαία ονόματα της εγχώριας και διεθνούς
ναυτιλίας, η ανανέωση του στόλου των δεξαμενόπλοιων, «δείχνοντας» ως εμπόδια το
εξαιρετικά υψηλό κόστος, αλλά και τους ναυλωτές.
Όπως ειπώθηκε σε webinar που διοργάνωσε η Capital Link, ένα σημαντικό τμήμα του
παγκόσμιου στόλου tankers είναι σε «προχωρημένη» ηλικία και μολονότι οι παραγγελίες για
νεότευκτα που θα τα αντικαταστήσουν έχουν ενισχυθεί, ακόμη δεν είναι αρκετές και το
orderbook συνολικά παραμένει σε χαμηλά επίπεδα.
Προαπαιτούμενο για να αντισταθμιστούν οι τιμές στα ναυπηγεία είναι, όπως τόνισε ο CEO της
Tsakos Energy Navigation, Νικόλας Τσάκος, τα πλοία που θα τεθούν υπό παραγγελία να
έχουν εξασφαλίσει εκ των προτέρων μακροχρόνια συμβόλαια. Ιδιαίτερα για τα πιο ακριβά
πλοία με μηχανές διπλού καυσίμου, όπως ορισμένα από αυτά που έχει συμφωνήσει να
ναυπηγήσει η ΤΕΝ.
Σύμφωνα με ναυλομεσιτικές πηγές, η τεχνολογία διπλού καυσίμου αυξάνει από 19% έως 22%
το κόστος ναυπήγησης tankers όλων των μεγεθών.
Παράλληλα, ο CEO της Frontline – συμφερόντων Fredriksen – Lars H. Barstad στάθηκε στην
«απροθυμία» των ναυλωτών να στηρίξουν οικονομικά την επένδυση σε νέες τεχνολογίες, σε
αντίθεση, όπως είπε, με ότι συμβαίνει σε άλλους κλάδους, όπως η αυτοκινητοβιομηχανία.
«Στην αγορά των tankers κανείς από τους πελάτες μας δε θέλει να πληρώσει αυτό το έξτρα
κόστος στην τεχνολογία, για να έχει νόημα η επένδυση από μέρους μας» τόνισε
χαρακτηριστικά.
Ο ίδιος συμπλήρωσε ότι τα δεξαμενόπλοια μεταφοράς αργού πετρελαίου έχουν πλέον ωφέλιμο
κύκλο ζωής τα 20 χρόνια, ενώ γι’ αυτά μεταφοράς προϊόντων πετρελαίου το όριο πριν την
ανακύκλωση μπορεί να είναι ακόμη και τα 15 χρόνια. «Ειδικά τα crude πλοία, δεν μπορείς να
τα ναυλώσεις μετά την 20ετία» σημείωσε χαρακτηριστικά.
Ωστόσο, πέρα από το υψηλό κόστος και οι χρόνοι παράδοσης των νεότευκτων εκτείνονται
πλέον από το 2027 κι έπειτα, ενώ όπως είπε η CEO της International Seaways, Lois K.
Zabrocky, τα ναυπηγεία της Ασίας αντιμετωπίζουν και προβλήματα έλλειψης εργατικού
δυναμικού.
Την ίδια ώρα, οι ομιλητές εκτίμησαν ότι η αγορά των δεξαμενόπλοιων θα παραμείνει σε
ανοδική τροχιά για αρκετό καιρό ακόμη, με ώθηση από τις γεωπολιτικές εξελίξεις, τα αυξημένα
τονο-μίλια των αποστάσεων που διανύουν τα πλοία και το ρυθμιστικό πλαίσιο για το
περιβάλλον.
«Είμαστε ιδιαίτερα θετικοί για την αγορά, αλλά θα ελπίζαμε να ήταν για διαφορετικούς λόγους»
επεσήμανε ο Αντιπρόεδρος της Navios Maritime Partners – συμφερόντων Αγγελικής Φράγκου
– Ted C. Petrone.
Όπως εξήγησε, οι γεωπολιτικές εξελίξεις «οδηγούν» σήμερα την αγορά. Αφενός οι περικοπές
στην παραγωγή πετρελαίου από τα μέλη του ΟΠΕΚ στη Μέση Ανατολή επιφέρουν όγκους από
μακρινότερους προορισμούς, όπως οι ΗΠΑ και η Βραζιλία. Την ίδια ώρα, το γεγονός ότι οι
ΗΠΑ είναι στους κορυφαίους πετρελαϊκούς παραγωγούς διεθνώς, μειώνει τον αντίκτυπο από
τις διαταραχές στην περιοχή, με τον πόλεμο Ισραήλ-Χαμάς εν εξελίξει. «Φαίνεται πως η κρίση
είναι περιορισμένη και δεν έχει επεκταθεί» πρόσθεσε.
«Απολαμβάνουμε μία πολύ ισχυρή αγορά» υπογράμμισε ο Πρόεδρος της Intertanko (Ένωση
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Πλοιοκτητών Δεξαμενόπλοιων), Εκτελεστικός Πρόεδρος και CEO της d’Amico International
Shipping S.A, Paolo d’Amico. «Είμαστε στην αρχή της χειμερινής περιόδου. Το κλίμα, στην
Ιταλία, για παράδειγμα, μέχρι τώρα είναι αρκετά ήπιο και τώρα βλέπουμε σιγά σιγά κρύο»
σημείωσε.
«Υπάρχει φυσικά κάποια οικονομική επιβράδυνση, αλλά σε ζήτημα τονο-μιλίων, τα θεμελιώδη
μεγέθη μοιάζουν αρκετά ενθαρρυντικά» ανέφερε.
Ισχυρά ναύλα σε όλες τις κατηγορίες πλοίων βλέπει η κα Zabrocky. «Τα αποθέματα είναι
σφιχτά, η αγορά είναι σφιχτή και οποιαδήποτε μικρή κίνηση στο εμπόριο προκαλεί μεγάλη
μετατόπιση στα ναύλα» ανέφερε. Είναι ενδεικτικό, όπως είπε, το στοιχείο ότι τα MR tankers
μπορούν να αποκομίζουν ακόμη και 30.000 δολάρια την ημέρα σε διετείς ναυλώσεις.
«Η αγορά σίγουρα έχει πόδια» σημείωσε, από την πλευρά του, ο Δρ. Τσάκος, κάνοντας
ιδιαίτερη αναφορά πέρα από τα ναύλα και στις υψηλές αξίες στη δευτερογενή αγορά, κάτι που
έδωσε στην ΤΕΝ την ευκαιρία να πουλήσει παλαιότερα ice class tankers σε τιμές παρόμοιες με
αυτές για τη ναυπήγησή τους.
O κ. Petrone σημείωσε, παράλληλα, πως ακόμη και αν δεν πάνε για scrap πολλά
δεξαμενόπλοια, λόγω της καλής αγοράς, οι περιβαλλοντικοί κανονισμοί, όπως ο δείκτης CII θα
οδηγήσουν το στόλο σε μείωση της ταχύτητας, στοιχείο πάντα θετικό για τη διαθέσιμη
προσφορά.
Εστιάζοντας, τέλος, στις επιπτώσεις στην αγορά από το «σκοτεινό» στόλο, τα «γερασμένα»,
δηλαδή, tankers που μεταφέρουν ρωσικό πετρέλαιο, ο κ. d’Amico σημείωσε ότι η πετρελαϊκή
βιομηχανία είναι αρκετά ανήσυχη και αναμένει μεγάλα ατυχήματα.
«Ευτυχώς, δεν είχαμε μέχρι τώρα κάποιο μεγάλο ατύχημα πέρα από αυτό με το Pablo στη
Μαλαισία, αλλά είναι θέμα χρόνου να συμβεί» προειδοποίησε ο κ. Barstad.
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25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη ΝΕΑ
ΥΟΡΚΗ από την CAPITAL LINK
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών  (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
 
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που
έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της
βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων,
μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της
χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης. Το
Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου
της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και
τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι:  κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
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Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
 
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State)  εκπροσωπούν οι Υπουργοί  : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
 
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
 
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO – Athens
Exchange Group,  και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
 
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: v τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες:  1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank – Eurobank – Εθνική – Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank,  και από: v τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.  
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners –
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP)  • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
 
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών  : Athens
Exchange Group  – Aegean Airlines – Alpha Bank – Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank – AUTO HELLAS – AVAX Group – Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) – Dimand S.A. – ELLAKTOR S.A. – Eurobank – GEK Terna Group – HELLENiQ
ENERGY Holdings – Intrakat S.A. – LAMDA Development – MOTOR OIL Group  –
MYTILINEOS  – National Bank of Greece  – Opap – OTE Group of Companies – Piraeus Bank
– PRODEA Investments – Public Power Corporation – PPC – Trastor REIC.
 
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President – NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO –
TEN Ltd.
 
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το “2023 Capital Link Hellenic Leadership Award” στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee – BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Εισαγωγικά σχόλια θα
πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος
Χατζηδάκης. H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua
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Huck, Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus – U.S.
Department of State, θα πραγματοποιήσoυν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του
Επίσημου Δείπνου θα είναι η Κυρία Nicole Petallides, Host – Schwab Network ; Former Anchor
– FOX Business Network.
 
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell – καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE–New York Stock
Exchange.
ΔΕΙΤΕ ΤΟ ΣΧΕΤΙΚΟ ΒΙΝΤΕΟ ΕΔΩ
 
Overview: https://forums.capitallink.com/greece/2023/
Agenda: https://forums.capitallink.com/greece/2023/agenda.html
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Greek Economy and Investments on the Spotlight at Capital Link Summit
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
The Greek economy and the inflow of foreign investments will be the central theme of Capital
Link’s Annual International Summit which will take place in New York on Monday, December
11.
The event at the Metropolitan Club will feature top US and international investors, investment
banks and institutions, and high-ranking government officials from Greece and the US.
The Summit which has been taking place year after year, regardless of the political and
economic conditions in Greece, has been engaged in a systematic effort to highlight Greece’s
profile to a global business and investment audience.
Capital Link says that this year’s forum is particularly significant as “Greece is heralding a new
dawn of investments and entrepreneurship.”
It notes that favorable political developments, strong economic dynamics, and attractive
valuations have boosted investor confidence in the Greek market.
“Despite global challenges, Greece continues its journey towards modernization and stability,
creating an environment conducive to foreign investments,” Capital Link says.
It lists the positive catalysts, such as the recovery fund, increased private investment, and the
strengths of specific sectors like tourism and energy, that it believes ensure that the Greek
economy is set for strong growth in the coming years.
“Greece has achieved a remarkable turnaround in view of the regaining of its investment grade
status. It has already attracted a significant flow of US and international investments, a trend
which is expected to accelerate given the county’s political stability, its growing economy, and
its strategic geopolitical location.”
Greek PM to open Capital Link Summit
The Prime Minister of Greece, Kyriakos Mitsotakis, will open the Forum and deliver the Greek
Government’s message to international investors, (via webcast). Several Greek ministers will
also analyze the prospects for the Greek economy and foreign investments.
For full details of the program please follow the link
The event is sponsored by top companies, and Goldman Sachs and TEN Ltd (Tsakos Energy
Navigation) are the Lead Sponsors. It is organized under the auspices of the Consulate
General of Greece in New York.
The Forum concludes with an Official Dinner during which the “2023 Capital Link Hellenic
Leadership Award” will be presented to Nikos Stathopoulos, Chairman of Europe & Member of
the Management Committee – BC Partners, for his outstanding contribution to Greece: his
significant involvement and positive impact on Greece and the Greek economy with his active
investment participation.
On Tuesday, December 12, 2023, the New York Stock Exchange in cooperation with Capital
Link will organize a special ceremony honoring the “Greek American Issuer Day at NYSE”,
during which Greek & Greek American companies listed on the New York Stock Exchange will
ring the “Closing Bell” – at NYSE-New York Stock Exchange.
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25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη Νέα Υόρκη
από την CAPITAL LINK
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συμμετέχουν Κορυφαίοι Αμερικανοί και Διεθνείς Επενδυτές, Διεθνείς & Ελληνικές Επιχειρήσεις,
Διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμοί, Ανώτερα Κυβερνητικά Στελέχη από Ελλάδα & Αμερική
 
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών  (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που
έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της
βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων,
μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της
χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης. Το
Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου
της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και
τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
 
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
 
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
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Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης. 
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι:  κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.
Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State)  εκπροσωπούν οι Υπουργοί  : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
 
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens
Exchange Group,  και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από: v τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες:  1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank,  και από: v τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.  
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP)  • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
 
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών  : Athens
Exchange Group  - Aegean Airlines - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) - Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ
ENERGY Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group  -
MYTILINEOS  - National Bank of Greece  - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank -
PRODEA Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
 
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President - NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO -
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το "2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Εισαγωγικά σχόλια θα
πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος
Χατζηδάκης. H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua
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Huck, Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S.
Department of State, θα πραγματοποιήσoυν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του
Επίσημου Δείπνου θα είναι η Κυρία Nicole Petallides, Host - Schwab Network ; Former Anchor
- FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell - καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
www.worldenergynews.gr
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Μετά το Λονδίνο η Νέα Υόρκη, η επιτυχία της Πειραιώς, το ομόλογο της Ideal, η νέα
σελίδα της Folli Follie, η μάχη του ΒΟΑΚ, ο Φλωρίδης και το ακαταδίωκτο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ενθουσίασαν οι τράπεζες στο Λονδίνο
Ημέρα τραπεζών ήταν η χθεσινή δεύτερη και τελευταία ημέρα του roadshow του ΕΧΑΕ και της
Morgan Stanley στο Λονδίνο και τα μηνύματα από τους ξένους επενδυτές ήταν ιδιαίτερα θετικά
μαθαίνουμε. Πέρα από τις ισχυρές προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, αλλά και τα πολύ
καλά κέρδη που αναμένονται για τις τράπεζες το μεγάλο ερώτημα ήταν το αν θα δοθεί μέρισμα
για φέτος, οι διοικήσεις θέλουν, το μεγάλο ερώτημα είναι το αν θα πάρουν και το ΟΚ από τον
επόπτη.  
Στο Χρηματιστήριο Αθηνών, ο Γενικός Δείκτης έκλεισε χθες με ήπια πτώση 0,05% στις
1.264,69 μονάδες, καθώς εμφανίστηκαν αγοραστές στις δημοπρασίες, με τον τζίρο να
ενισχύεται στα 117,5 εκατ. ευρώ. Ο FTSE 25 σημείωσε άνοδο 0,21% στις 3.084,05 μονάδες,
ενώ ο τραπεζικός δείκτης είχε υψηλότερα κέρδη 1,23% στις 1.170,77 μονάδες. Τα καλά νέα
είναι ότι το ΧΑ έχει διασπάσει για τα καλά το επίπεδο των 1.262 μονάδων και μπορεί πλέον να
βάλει πλώρη για νέα υψηλά αντλώντας δυνάμεις από τα θετικά αποτελέσματα των εισηγμένων,
τις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας αλλά και την αναμενόμενη αναβάθμιση από τη Fitch
την Παρασκευή 1 Δεκεμβρίου. Να σημειώσουμε βέβαια πως την Πέμπτη θα λάβουν χώρα οι
αναδιαρθρώσεις των δεικτών του MSCI με την μετοχή της Εθνικής Τράπεζας να βρίσκεται στο
επίκεντρο του ενδιαφέροντος.  
Μετά το Λονδίνο η Νέα Υόρκη (Χ2)  
Και μετά το Λονδίνο τα στελέχη των εισηγμένων και το ΧΑ ετοιμάζονται για τη Νέα Υόρκη και
μάλιστα δύο φορές. Η πρώτη στις 11 Δεκεμβρίου όπου διοργανώνεται το Capital Link Invest in
Greece New York Forum, στο οποίο θα συμμετάσχουν και στελέχη της κυβέρνησης. Η δεύτερη
στις 25 Ιανουαρίου όπου διοργανώνεται Επενδυτικό Roadshow από το ΧΑ σε συνεργασία με
την J.P. Morgan.  
Η επιτυχία της Πειραιώς  
Μισή ώρα. Τόσο χρειάστηκε για να καλυφθεί το ποσό των 500 εκατ. ευρώ που ζήτησε χθες η
Τράπεζα Πειραιώς μέσω της έκδοσης senior preferred ομολόγου. Τελικά η έκδοση έκλεισε με
τις προσφορές να φτάνουν τα περίπου 1,7 δισ. ευρώ και με το επιτόκιο να κλείνει (στο
ικανοποιητικό για τα σημερινά επίπεδα) του 6,87%. Το αποτέλεσμα της χθεσινής έκδοσης
γεμίζει προσδοκίες και για την αποκρατικοποίηση της Τράπεζας Πειραιώς, καθώς και η ζήτηση
για μετοχές αναμένεται να είναι έντονη.  
Έκδοση ομολόγου από την Ideal Holdings  
Σε έκδοση κοινού ομολογιακού δανείου, συνολικού ύψους, κατά κεφάλαιο, έως 100 εκατ. ευρώ
και με ελάχιστο ποσό έκδοσης το ποσό των 80 εκατ. ευρώ, 5ετούς διάρκειας θα προχωρήσει η
Ideal Holdings. To ομόλογο που πρόκειται να εκδοθεί σχετικά άμεσα, μαθαίνουμε, θα εισαχθεί
προς διαπραγμάτευση στο Χρηματιστήριο Αθηνών. Όπως φαίνεται θα έχουμε δύο νέα retail
ομόλογα μέσα στους επόμενους μήνες, καθώς και η Intralot ετοιμάζει τη δική της έκδοση
ύψους 130 εκατ. ευρώ.  
Νέα σελίδα για τη Folli Follie  
Με την έναρξη της λειτουργίας της FF OpsCo MSMA από τις 23 Νοεμβρίου η Folli Follie
άλλαξε σελίδα. Ο Γιώργος Σάμιος επεσήμανε χθες ότι το έως πρότινος διοικητικό συμβούλιο
της εταιρείας «ολοκλήρωσε την αποστολή του να υπηρετήσει το Σχέδιο Εξυγίανσης, αλλά πολύ
περισσότερο να διασώσει ότι μπορούσε να σωθεί». Από μια εταιρεία, όπως σημείωσε, που
έχασε τη συντριπτική πλειονότητα της εμπορικής της δύναμης, «έχοντας ωστόσο την ευθύνη
να πληρώνει ρυθμισμένες οφειλές και να πληρώνει τους εργαζόμενους της». Βέβαια η κομβική
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ημερομηνία για την επόμενη ημέρα είναι η 23η Ιανουαρίου 2024, γιατί τότε αναμένεται η
απόφαση του αρμόδιου τμήματος του Αρείου Πάγου που θα κρίνει θα προχωρήσει η
αποδέσμευση των περιουσιακών στοιχείων της εταιρείας. Αναμονή λοιπόν.  
Τέλος στο ακαταδίωκτο των τραπεζών βάζει ο Φλωρίδης
Την κατάργηση του ακαταδίωκτου των τραπεζών ανήγγειλε ο Υπουργός Δικαιοσύνης Γιώργος
Φλωρίδης. Ο υπουργός ξεκαθάρισε ότι όλα τα κακουργήματα, συμπεριλαμβανομένων και των
οικονομικών όπως απάτη και απιστία, διώκονται πλέον αυτεπαγγέλτως. Δεν απαιτείται η
υποβολή έγκλησης όπως ίσχυε μέχρι σήμερα.Ο υπουργός είπε ότι στο πλαίσιο της ισονομίας
αυτό ισχύει για όλους.Ισχύει λοιπόν και για τους τραπεζικούς και για τις τράπεζες.
Τι γίνεται με τον ΒΟΑΚ
Έχει ξεκαθαρίσει η κατάσταση για τον ΒΟΑΚ; Ο πρωθυπουργός συναντήθηκε με τα “αφεντικά”
των εταιρειών ώστε να υπάρξει μια ισορροπία και να προχωρήσει το έργο. Φαίνεται όμως ότι οι
επιχειρηματίες δεν τα βρήκαν. Η κόντρα καλά κρατάει. Και σε άλλα μέτωπα. Οι προτάσεις για
τν ΒΟΑΚ υποβλήθηκαν τον Μάιο. Θα έπρεπε να έχουν ανοίξει τον Ιούνιο. Διαρροές για τις
προσφορές αφήνουν και τα στελέχη των εταιρειών, δίνοντας το στίγμα για τα χτυπήματά τους.
Εκεί φαίνεται να υπάρχει φαβορί.
 
Tags: Folli FollieIDEALΙΝΤΡΑΛΟΤΤΡΑΠΕΖΑ ΠΕΙΡΑΙΩΣ
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Το crash test της Πειραιώς και οι (αθόρυβες) κινήσεις Μεγάλου, οι εισηγμένες
ξαναφτιάχνουν βαλίτσες, απόβαση υπουργών στη Ν. Υόρκη, το growth της ElvalHalcor
και η πράσινη αντεπίθεση της HE
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το τεστ της Τράπεζας Πειραιώς στις διεθνείς αγορές πέρασε με αξιοσημείωτη επιτυχία. Η
τράπεζα άντλησε 500 εκατ. ευρώ με τους επενδυτές να συρρέουν μαζικά δίνοντας προσφορές
περίπου 1,7 δισ. ευρώ. Η ζήτηση έριξε το επιτόκιο για το senior preferred ομόλογο της
τράπεζας στο 6,875%, αισθητά χαμηλότερα από το 7,125% που ήταν το αρχικό επιτόκιο.
Όπως πληροφορείται η στήλη το ποσό καλύφθηκε σε μισή ώρα και περίπου 150 επενδυτές
τοποθετήθηκαν στο ομόλογο της τράπεζας. Πρόκειται για ποιοτικούς και μακροπρόθεσμους
επενδυτές, εκτός των μικρότερων.
Επόμενος σταθμός για την τράπεζα είναι το ποσοστό που θα διαθέσει το ΤΧΣ. Μαθαίνουμε
πως στις πολλές συναντήσεις που πραγματοποιούν στελέχη της τράπεζας, οι επενδυτές
δείχνουν έντονο ενδιαφέρον για τις μετοχές. Αν λάβει κανείς υπόψη τις μεγάλες προσφορές για
το ομόλογο, εύκολα μπορεί να καταλάβει πως για τις μετοχές του ΤΧΣ η ζήτηση θα χτυπήσει
κόκκινο.
Το ενδιαφέρον των επενδυτών διαπίστωσε και ο CEO της Πειραιώς Χρήστος Μεγάλου στο
Λονδίνο. Ο κ. Μεγάλου συμμετείχε στο roadshow της Morgan Stanley και όσα είπε δείχνουν
την αλλαγή σελίδας της ελληνικής οικονομίας και του τραπεζικού συστήματος.
Ειδικότερα, σημείωσε πως θα ενισχυθεί η καθαρή πιστωτική επέκταση το 2024 χάρη στον
ισχυρό ρυθμό ανάπτυξης της οικονομίας και τους ευρωπαϊκούς πόρους που έως το 2027
εκτιμάται ότι θα ξεπεράσουν τα 60 δισ. ευρώ.
Ο κ. Μεγάλου προβλέπει ταχύτερη ανάπτυξη του ΑΕΠ, το οποίο αυξάνεται με διπλάσιο ρυθμό
από τον μέσο ρυθμό της Ε.Ε. το 2023, και εκτιμάται ότι θα ενισχυθεί κατά περίπου 3% το 2024
και τις επόμενες χρονιές λόγω των ισχυρής ροής ξένων επενδύσεων, της εσωτερικής ζήτησης
και των εσόδων από τον τουρισμό.
Πριν προλάβουν να αδειάσουν τις βαλίτσες τους τα στελέχη των εισηγμένων θα πρέπει να τις
ξαναφτιάξουν και να φύγουν για Αμερική. Λίγες μέρες έχουν απομείνει για το επόμενο
σημαντικό road show, αυτό της Capital Link στην Αμερική. Μετά τη μεγάλη επιτυχία που
σημείωσε το road show της Morgan Stanley στο Λονδίνο, επιχειρηματίες, χρηματιστές,
πολιτικοί θα πάνε με άλλον αέρα στη Νέα Υόρκη.
O Πρωθυπουργός, Κυριάκος Μητσοτάκης θα απευθυνθεί στους επενδυτές και διαχειριστές
μέσω webcast και θα μιλήσει για την επιτάχυνση των επενδύσεων στη βιώσιμη ανάπτυξη.
Κωστής Χατζηδάκης, Θόδωρος Σκυλακάκης, Χρήστος Σταϊκούρας, Νίκος Παπαθανάσης θα
είναι οι υπουργοί που θα παρευρεθούν, όπως επίσης και ο πρόεδρος του Χ.Α., Γιάννος
Κοντόπουλος και πλήθος εισηγμένων εταιρειών.
Συγκεκριμένα θα είναι οι εταιρείες ΕΧΑΕ, Aegean Airlines, Alpha Bank, ΕΥΔΑΠ, Attica Bank,
Autohellas, Άβαξ, Dimand, Ελλάκτωρ, Eurobank, ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, HelleniQ Energy, Intrakat,
Lamda, Motor Oil, Mytilineos, Εθνική Τράπεζα, ΟΠΑΠ, ΟΤΕ, Τράπεζα Πειραιώς, Prodea, ΔΕΗ
και Trastor.
Πίσω έχει μείνει η μετοχή της ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ και στις τελευταίες συνεδριάσεις είναι μεταξύ
των πρωταγωνιστών. Με την αγορά να έχει άνοδο περίπου 35% από την αρχή του έτους, η
μετοχή έχει άνοδο 15%. Προφανώς και αξίζει καλύτερης αποτίμησης και οι επενδυτές θα
έπρεπε να της είχαν δώσει υψηλότερη τιμή. Τα κέρδη εννεαμήνου ήταν θετικά με δεδομένες τις
συνθήκες, αλλά το σημαντικό ήταν οι ελεύθερες ταμειακές ροές, οι οποίες έφεραν μείωση του
τραπεζικού δανεισμού. Πιθανότατα αυτός να είναι και ένας από τους βασικούς λόγους που
κινούν τη μετοχή στις τελευταίες συνεδριάσεις.
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Θα σημειώσουμε πως μιλάμε για ένα όμιλο με παρουσία σε όλο τον κόσμο, με κορυφαία
προϊόντα και θεμελιώδη και στο χρηματιστηριακό ταμπλό έχει αποτίμηση κάτω από τα ίδια
κεφάλαια. Στο εννεάμηνο είχε ίδια κεφάλαια 953 εκατ. ευρώ και η αποτίμηση είναι στα 720
εκατ. ευρώ περίπου.
Το ίδιο μπορεί κάποιος να ισχυριστεί και για τη «μαμά» εταιρεία, τη Βιοχάλκο. Έχοντας το
84,8% της ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ αυτό το ποσοστό αποτιμάται 610 εκατ. ευρώ. Επιπλέον, έχει και το
80% περίπου της Cenergy, με αξία συμμετοχής 1,05 δισ. ευρώ. Μαζί δηλαδή οι δύο
συμμετοχές στα 1,67 δισ. ευρώ και στο ταμπλό αξίζει η Βιοχάλκο 1,45 δισ. ευρώ χωρίς να
έχουμε υπολογίσει άλλα περιουσιακά στοιχεία, όπως για παράδειγμα τη Noval ΑΕΕΑΠ που θα
περάσει και αυτή το κατώφλι του Χ.Α. Όπως γίνεται εύκολα αντιληπτό η μετοχή έχει περιθώρια
ανόδου...
Περιθώριο ανόδου 35% (μαζί με το μέρισμα), εντοπίζει η Alpha Finance στην HelleniQ Energy
και συστήνει αγορά με τιμή στόχο τα 9,96 ευρώ, από την προηγούμενη τιμή στόχο που ήταν τα
9,14 ευρώ. Το ευνοϊκό οικονομικό περιβάλλον που παρουσιάζει ο τομέας των διυλιστηρίων
κατά το τρίτο τρίμηνο του έτους χάρη στα ισχυρά περιθώρια διύλισης, σε συνδυασμό με το
ευρύτερο θετικό κλίμα που επικρατεί για τον κλάδο παγκοσμίως, λόγω των χαμηλών
αποθεμάτων πετρελαίου και των διακοπών λειτουργίας των διυλιστηρίων, προσέφεραν ικανό
χρόνο στη διοίκηση του ομίλου να σχεδιάσει τη στρατηγική μετασχηματισμού «Vision 25» και
να επιταχύνει παράλληλα τη σύναψη νέων συμβάσεων, αναφέρει η χρηματιστηριακή.
Σε αυτό το πλαίσιο, η χρηματιστηριακή θεωρεί ότι έπειτα από τις πρόσφατες ενέργειες και
συμφωνίες της διοίκησης, ο στόχος εγκατεστημένης ισχύς 1 GW έως το 2025 από τα επίπεδα
των 356 MW που βρίσκεται σήμερα, έχει διασφαλιστεί, με τη λειτουργική κερδοφορία (EBITDA)
να αναμένεται να ανέλθει σε περισσότερα από 100 εκατ. ευρώ ετησίως. Ο κλάδος της διύλισης
θα συνεχίσει να εμφανίζει σημαντική κερδοφορία, καθώς τα περιθώρια διύλισης αναμένεται να
διαμορφωθούν στα 8-9 δολάρια/βαρέλι για την περίοδο 2024-26, υποχωρώντας προς τον
μακροχρόνιο μέσο όρο τους τα επόμενα έτη.
Η μετοχή της εταιρείας διαπραγματεύεται με δείκτη EV/EBITDA 3,7 φορές με τα εκτιμώμενα
μεγέθη του 2023, πολύ χαμηλότερα από το μακροπρόθεσμο μέσο εύρος της μετοχής που είναι
5-6 φορές, ενώ με βάση την τιμή στόχο της εταιρείας, ο δείκτης διαμορφώνεται στις 5 φορές,
υψηλότερα από τους ξένους ανταγωνιστές αλλά σε ανάλογα επίπεδα με τον εγχώριο
ανταγωνισμό.
Σύμφωνα με τη χρηματιστηριακή, το EV/EBITDA του Ομίλου αντανακλά το γεγονός ότι οι
επενδυτές προεξοφλούν τόσο τη σημαντική συνεισφορά των ΑΠΕ στα λειτουργικά
αποτελέσματα του Ομίλου όσο και την ισχυρή απόδοση των ελεύθερων ταμειακών ροών (FCF)
τα επόμενα έτη.
Τέσσερα γνωστά ξενοδοχεία περιλαμβάνονται μαζί με άλλες ξενοδοχειακές μονάδες στο
πρόγραμμα των πλειστηριασμών που βρίσκεται σε εξέλιξη και αναμένεται να προχωρήσει μετά
τη λήξη της αποχής των συμβολαιογράφων.
Για σήμερα Τετάρτη έχει προγραμματιστεί ο πλειστηριασμός για το Hotel Galini στη Χερσόνησο
της Κρήτης.Το ακίνητο κατασκευάστηκε το 1980, βρίσκεται σε απόσταση 600 μέτρων από τη
θάλασσα και περιλαμβάνει 47 δίκλινα και 4 μονόκλινα δωμάτια. Η τιμή εκκίνησης έχει οριστεί
στα 1,28 εκατ.ευρώ
Την ίδια ημέρα έχει προγραμματιστεί ο πλειστηριασμός του ξενοδοχείου Dovitel, στην περιοχή
Γκορίτσα των Ιωαννίνων. Το ξενοδοχείο είναι τριών αστέρων, δυναμικότητας 55 κλινών. Η τιμή
εκκίνησης έχει ορισθεί στα 741.000 ευρώ.
Για την Πέμπτη 30 Νοεμβρίου έχει προγραμματιστεί να εκπλειστηριαστεί το ξενοδοχείο
Αλκυονίς που βρίσκεται στον Ωρωπό, με τιμή εκκίνησης τα 2,24 εκατ.ευρώ.
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Πρόκειται για ένα ιστορικό ξενοδοχείο, δυο αστέρων, που λειτουργεί από τα τέλη της δεκαετίας
του ’60 και διαθέτει 158 κλίνες. Για την επόμενη ημέρα, Παρασκευή 1 Δεκεμβρίου έχει
προγραμματιστεί ο πλειστηριασμός του Koala Hotel στη Ρόδο, στην παραλία Κολύμπια. Το
ξενοδοχείο, Β΄κατηγορίας, διαθέτει 50 δωμάτια και η τιμή εκκίνησης είναι 1,8 εκατ.ευρώ.
H κεντρική τράπεζα των ΗΠΑ θα μειώσει τα επιτόκια πιο επιθετικά απ' ό,τι περιμένουν οι
αγορές σήμερα καθώς η αμερικανική οικονομία θα εισέλθει σε ήπια ύφεση στο πρώτο εξάμηνο
του 2024, προβλέπουν οι οικονομολόγοι της Deutsche Bank. Σε έκθεσή τους για τις
προοπτικές της επόμενης χρονιάς, οι οικονομολόγοι της τράπεζας προβλέπουν συνολική
μείωση επιτοκίων κατά 175 μονάδες βάσης το 2024. Με το παρεμβατικό επιτόκιο της Fed
σήμερα στο εύρος του 5,25%-5,5%, η πρόβλεψη σημαίνει μείωση στο 3,5%-3,75% μέχρι το
τέλος της επόμενης χρονιάς. Σήμερα η αγορά τιμολογεί το παρεμβατικό επιτόκιο στο 4,48%
μέχρι τον Δεκέμβριο του 2024.
Η Deutsche Bank προβλέπει δύο τρίμηνα με αρνητικό ρυθμό οικονομικής ανάπτυξης στο
πρώτο εξάμηνο του 2024 που θα οδηγήσουν σε άνοδο το ποσοστό ανεργίας στις ΗΠΑ στο
4,6% από 3,9%. Αυτό θα ωθήσει τη Fed σε πιο επιθετικές μειώσεις επιτοκίων από τα μέσα της
χρονιάς.
Παράλληλα, η οικονομική επιβράδυνση θα εξασθενήσει τις πληθωριστικές πιέσεις. Η γερμανική
τράπεζα αναμένει μια αρχική μείωση 50 μονάδων βάσης στη συνεδρίαση της Fed τον Ιούνιο
που θα ακολουθηθεί από πρόσθετες μειώσεις 125 μονάδων βάσης συνολικά στο υπόλοιπο της
χρονιάς.
Για άλλη μία φορά αποδεικνύεται πως η επιτυχία σε έναν επιχειρηματικό τομέα δεν αποτελεί
εγγύηση για την επιτυχία και σε άλλους. Τελευταίο παράδειγμα η κινεζική επιχείρηση
ByteDance, μητρική εταιρεία του πασίγνωστου TikTok. Ο τεράστιος όγκος δεδομένων που
συγκεντρώνονται κατά την λειτουργία των δύο βασικών εφαρμογών της εταιρείας (του Douyin
στην Κίνα και του πιο γνωστού σε εμάς TikTok στον υπόλοιπο κόσμο) είχε κάνει πολλούς να
πιστέψουν πως η κινεζική επιχείρηση θα μπορούσε να επεκταθεί και σε άλλους τομείς με όπλο
την επεξεργασία αυτών των δεδομένων.
Ένας από αυτούς τους τομείς ήταν αυτός των βιντεοπαιχνιδιών, στον οποίον ξεκίνησε να
δραστηριοποιείται το 2019 με την δημιουργία της εταιρείας Nuverse. Η Nuverse γρήγορα
μεγάλωσε και το 2021 έφθασε να απασχολεί 3.000 υπαλλήλους, ενώ παράλληλα η ByteDance
προχώρησε και στην εξαγορά της κινεζικής εταιρείας παραγωγής βιντεοπαιχνιδιών Moonton
καταβάλλοντας περίπου 4 δισεκατομμύρια δολάρια.
Στο τέλος του 2021 η Nuverse έγινε ένα από τα έξι βασικά τμήματα της «αυτοκρατορίας» της
ByteDance και, θεωρητικά τουλάχιστον, άρχισε να αποτελεί απειλή για τις μεγάλες κινεζικές
εταιρείες παραγωγής βιντεοπαιχνιδιών, κυρίως την Tencent που είναι η μεγαλύτερη
παγκοσμίως και την Netease. Δύο χρόνια μετά, φαίνεται πως η πορεία της Nuverse έφθασε
στο τέλος της.
Όπως μετέδωσε το Reuters, η διοίκηση της ByteDance αποφάσισε να προχωρήσει σε
εκτεταμένη αναδιάρθρωση της θυγατρικής της και στην απόλυση του μεγαλύτερου μέρους του
προσωπικού της. Σύμφωνα με τις πληροφορίες του διεθνούς πρακτορείου, η ByteDance
αποφάσισε την ουσιαστική διακοπή λειτουργίας της φίρμας Nuverse και την σημαντική
υποχώρηση της επιχείρησης από τον χώρο των ηλεκτρονικών παιχνιδιών. Κατά το Reuters,
αρκετές εκατοντάδες εργαζόμενοι βρίσκονται υπό απόλυση και η εξέλιξη όλων των παιχνιδιών
που δεν έχουν κυκλοφορήσει ακόμα θα σταματήσει άμεσα, ενώ θα γίνει προσπάθεια να
πουληθούν τα παιχνίδια που έχουν ήδη κυκλοφορήσει.
Επίσης, πάντα σύμφωνα με τις πηγές του Reuters, η ByteDance έχει ξεκινήσει να ψάχνει
αγοραστές για την Moonton, πιθανώς στην Σαουδική Αραβία, και απέλυσε το μεγάλο μέρος του
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προσωπικού της θυγατρικής της Pico, η οποία ασχολείται με την εικονική πραγματικότητα. Τα
μόνα τμήματα που ασχολούνται με ηλεκτρονικά παιχνίδια και θα διατηρηθούν ως έχουν είναι
αυτά που παράγουν ψυχαγωγικά παιχνίδια τα οποία απευθύνονται σε μαζικό κοινό και όχι
στους φανατικούς των βιντεοπαιχνιδιών, τους gamers όπως είναι γνωστοί διεθνώς.
Καθώς η ByteDance είναι μία από τις λίγες μεγάλες κινεζικές εταιρείες που δεν είναι εισηγμένη
στο χρηματιστήριο, δεν είναι πιθανόν να μάθουμε περισσότερα πράγματα για το σκεπτικό της
διοίκησής της. Σύμφωνα όμως με το αμερικανικό εξειδικευμένο τεχνολογικό site TechCrunch, ο
βασικός λόγος είναι η περιορισμένη επιτυχία της προσπάθειας επέκτασης στον χώρο των
βιντεοπαιχνιδιών.
Με την σειρά της, η αποτυχία αυτή πρέπει να οφείλεται αφενός στο ότι η ByteDance δεν
εκτίμησε σωστά την δυσκολία του εγχειρήματος και πίστεψε πως η τεράστια επιτυχία των
βιντεοκλίπ μικρής διάρκειας που προβάλλονται στο TikTok εγγυάτο την επιτυχία και στα
βιντεοπαιχνίδια και αφετέρου στο γεγονός πως οι κινεζικές αρχές καθυστερούσαν για μεγάλο
διάστημα την παροχή αδειών σε νέα ηλεκτρονικά παιχνίδια. Όποιοι και να είναι οι λόγοι
πάντως, είναι βέβαιο πως η ByteDance εγκαταλείπει τον χώρο των βιντεοπαιχνιδιών έχοντας
χάσει μερικά δισεκατομμύρια δολάρια.
 
Αποποίηση Ευθύνης
Το υλικό αυτό παρέχεται για πληροφοριακούς και μόνο σκοπούς. Σε καμιά περίπτωση δεν
πρέπει να εκληφθεί ως προσφορά, συμβουλή ή προτροπή για την αγορά ή πώληση των
αναφερόμενων προϊόντων. Παρόλο που οι πληροφορίες που περιέχονται βασίζονται σε πηγές
που θεωρούνται αξιόπιστες, ουδεμία διασφάλιση δίνεται ότι είναι πλήρεις ή ακριβείς και δεν θα
πρέπει να εκλαμβάνονται ως τέτοιες.
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25η Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις στη ΝΕΑ
ΥΟΡΚΗ από την CAPITAL LINK
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε μια εξαιρετικά θετική για την Ελλάδα περίοδο διοργανώνεται από την Capital Link στη Νέα
Υόρκη η ετήσια Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις με τη
συμμετοχή Κορυφαίων Αμερικανών και Διεθνών Επενδυτών, Διεθνών & Ελληνικών
Επιχειρήσεων, Διεθνών & Ελληνικών Τραπεζών & Οργανισμων, Ανώτερων Κυβερνητικων
Στελεχών (4 Ελλήνων Υπουργών, 2 Αμερικανών Υπουργών ) και 24 Εισηγμένων Εταιριών, σε
συνεργασία με το «New York Stock Exchange», το «Athens Exchange Group (ATHEX Group)»
και μεγάλες διεθνείς Τράπεζες & Οργανισμούς. Και φέτος, η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
Παράλληλα με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα
ορόσημο: την 25η επέτειο διοργάνωσης αυτου του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για
την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Με τίτλο “Accelerating Investments for
Sustainable Growth” το ετήσιο Συνέδριο «Capital Link Invest in Greece Forum» θα
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου, 2023 στο «Metropolitan Club» της Νέας Υόρκης.
Το Συνέδριο υποστηρίζουν κορυφαίοι χορηγοί, ενώ η «Goldman Sachs» και η «TEN Ltd
(Tsakos Energy Navigation)» συμμετέχουν ως Κύριοι Χορηγοί.
Αυτή η διεθνής συνάντηση κορυφής για την Ελλάδα στη Νέα Υόρκη, πραγματοποιείται κάθε
χρόνο, ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στη χώρα. Μέσα από την
πορεία των 25 συναπτών ετών που διοργανώνεται, έχει επιδοθεί σε συστηματική προσπάθεια
προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό.
Το φετινό Φόρουμ είναι ιδιαίτερα σημαντικό καθώς η Ελλάδα προαναγγέλλει μια νέα εποχή
επενδύσεων και επιχειρηματικότητας. Οι ευνοϊκές πολιτικές εξελίξεις, η ισχυρή οικονομική
δυναμική και οι ελκυστικές αποτιμήσεις ενίσχυσαν την εμπιστοσύνη των επενδυτών στην
ελληνική αγορά. Παρά τις παγκόσμιες προκλήσεις, η χώρα συνεχίζει το ταξίδι της προς τον
εκσυγχρονισμό και τη σταθερότητα, δημιουργώντας ένα ευνοϊκό περιβάλλον για ξένες
επενδύσεις. Θετικοί καταλύτες, όπως το Ταμείο Ανάκαμψης, οι αυξημένες ιδιωτικές επενδύσεις
και τα δυνατά σημεία συγκεκριμένων τομέων όπως ο τουρισμός και η ενέργεια, διασφαλίζουν
ότι η ελληνική οικονομία είναι έτοιμη για ισχυρή ανάπτυξη τα επόμενα χρόνια. Η ανάκαμψη που
έχει επιτύχει η χώρα είναι αξιοσημείωτη εν όψει και της ανάκτησης της επενδυτικής της
βαθμίδας. Έχει ήδη προσελκύσει μια σημαντική ροή αμερικανικών και διεθνών επενδύσεων,
μια τάση που αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω δεδομένης της πολιτικής σταθερότητας της
χώρας, της αναπτυσσόμενης οικονομίας και της στρατηγικής γεωπολιτικής της θέσης. Το
Συνέδριο θα παρέχει μια ολοκληρωμένη επισκόπηση του οικονομικού και επενδυτικού τοπίου
της χώρας, τονίζοντας τη στρατηγική της θέση, τις φιλικές προς τις επιχειρήσεις πολιτικές και
τους τομείς που είναι ανοιχτοί για επενδύσεις.
Το Συνέδριο θα ανοίξει, ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, ο οποίος θα
απευθυνθεί στους επενδυτές μέσω βιντεοσκοπημένου μηνύματος.
Συμμετέχουν οι Υπουργοί Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης, ο
Υπουργός Υποδομών & Μεταφορών, κ. Χρήστος Σταϊκούρας, ο Υπουργός Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, κ. Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Νικόλαος Παπαθανάσης.
Κυβερνητικοί Εκπρόσωποι: κ. Ορέστης Καβαλάκης, Διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας
Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης, Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ.
Δημήτριος Τσάκωνας , Γενικός Διευθυντής – Οργανισμός Διαχείρισης Δημοσίου Χρέους, κ.
Μιχάλης Αργυρού, Πρόεδρος του Συμβουλίου Οικονομικών Εμπειρογνωμόνων (ΣΟΕ), κ.

http://www.theseanation.gr/%CE%B5%CE%BB%CE%BB%CE%B1%CE%B4%CE%B1/%CE%BD%CE%B5%CE%B1-%CE%B5%CE%BB%CE%BB%CE%B1%CE%B4%CE%B1%CF%83/%CE%BF%CE%B9%CE%BA%CE%BF%CE%BD%CE%BF%CE%BC%CE%B9%CE%B1/58089-25%CE%B7-%CF%83%CF%85%CE%BD%CE%AC%CE%BD%CF%84%CE%B7%CF%83%CE%B7-%CE%BA%CE%BF%CF%81%CF%85%CF%86%CE%AE%CF%82-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CE%B5%CE%BB%CE%BB%CE%B7%CE%BD%CE%B9%CE%BA%CE%AE-%CE%BF%CE%B9%CE%BA%CE%BF%CE%BD%CE%BF%CE%BC%CE%AF%CE%B1-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CF%84%CE%B9%CF%82-%CE%B5%CF%80%CE%B5%CE%BD%CE%B4%CF%8D%CF%83%CE%B5%CE%B9%CF%82-%CF%83%CF%84%CE%B7-%CE%BD%CE%B5%CE%B1-%CF%85%CE%BF%CF%81%CE%BA%CE%B7-%CE%B1%CF%80%CF%8C-%CF%84%CE%B7%CE%BD-capital-link.html


http://www.theseanation.gr/

 Publication date: 29/11/2023 00:00

 Similar Stats ranking (Greece): 133633

 link

Γιώργος Πιτσιλής, Διοικητής Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), κ. Βασίλης
Κοντοζαμάνης, τ. Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Νικόλαος Θωμόπουλος, Σύμβουλος
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Α΄, Eπικεφαλής Γραφείου Οικονομικών και
Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης.
Την Αμερικάνικη Κυβέρνηση (US Department of State) εκπροσωπούν οι Υπουργοί : • Mr.
Geoffrey R. Pyatt, Assistant Secretary, Bureau of Energy Resources, and • Mr. Joshua Huck,
Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus.
Την European Central Bank θα εκπροσωπήσει η Κυρία Elizabeth McCaul, Member of the
Supervisory Board.
Το Χρηματιστήριο Αθηνών θα εκπροσωπήσει ο κ. Γιάννος Κοντόπουλος, CEO - Athens
Exchange Group, και την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς η κυρία Βασιλική Λαζαράκου, Πρόεδρος
της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς.
Το Συνέδριο στηρίζουν με τη συμμετοχή τους εκπρόσωποι από:  τις μεγαλύτερες ελληνικές
τράπεζες: 1) τις 4 συστημικές τράπεζες, Alpha Bank - Eurobank - Εθνική - Πειραιώς, 2) την
Attica Bank και την Hellenic Development Bank, και από:  τις σημαντικότερες Global
Investment Banks • Barclays • BNP Paribas • Goldman Sachs International • Morgan Stanley •
Nomura • AXIA Ventures Group Ltd.
Ομιλητές θα είναι σε ειδικό πάνελ ο John Paulson και εκπρόσωποι των : BC Partners -
Brookstreet Equity Partners • CVC • Hotel Investment Partners (HIP) • RWE Energy Transition
Investments • Thrivest Holding.
24 Εισηγμένες Εταιρίες θα έχουν σειρά συναντήσεων με πληθώρα ξένων επενδυτών : Athens
Exchange Group - Aegean Airlines - Alpha Bank - Athens Water Supply & Sewage Company
SA (EYDAP) -Attica Bank - AUTO HELLAS - AVAX Group - Cosmos Health, Inc. (NASDAQ:
COSM) - Dimand S.A. - ELLAKTOR S.A. – Eurobank - GEK Terna Group - HELLENiQ
ENERGY Holdings - Intrakat S.A. - LAMDA Development - MOTOR OIL Group - MYTILINEOS
- National Bank of Greece - Opap - OTE Group of Companies - Piraeus Bank - PRODEA
Investments - Public Power Corporation – PPC - Trastor REIC.
Στο επίσημο μεσημεριανό γεύμα κεντρική ομιλία κάνει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος Χατζηδάκης και η Κυρία Πέγκυ Αντωνάκου, Regional General
Manager Southeast Europe – Google. Εισαγωγικές ομιλίες κάνουν οι κ. John Tuttle, Vice
Chairman – NYSE; President - NYSE Institute, και ο Dr. Nikolas P. Tsakos, Founder & CEO -
TEN Ltd.
Το Συνέδριο θα κλείσει τις εργασίες του με επίσημο δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου θα
απονεμηθεί το "2023 Capital Link Hellenic Leadership Award" στον κ. Νίκο Σταθόπουλο,
Chairman of Europe & Member of the Management Committee - BC Partners, ως αναγνώριση
της ουσιαστικής και μακροχρόνιας δέσμευσης και συνεισφοράς του στην Ελλάδα μέσα από τις
επενδύσεις που υλοποιεί η εταιρεία του όλα αυτά τα χρόνια. Εισαγωγικά σχόλια θα
πραγματοποιήσει ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνος
Χατζηδάκης. H Πρέσβης της Ελλάδος στις ΗΠΑ, Κυρία Αικατερίνη Νασίκα, και ο κ. Joshua
Huck, Deputy Assistant Secretary of State for Southern Europe and the Caucasus - U.S.
Department of State, θα πραγματοποιήσoυν τις Κύριες Ομιλίες. Master of Ceremonies του
Επίσημου Δείπνου θα είναι η Κυρία Nicole Petallides, Host - Schwab Network ; Former Anchor
- FOX Business Network.
Στο πλαίσιο του “25ου Ετήσιου Capital Link Invest in Greece Forum”, το Χρηματιστήριο της
Νέας Υόρκης σε συνεργασία με την Capital Link θα διοργανώσουν ειδική εκδήλωση με τίτλο
«GREEK AMERICAN ISSUER DAY» στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης κατά τη διάρκεια
της οποίας οι Ελληνοαμερικανικές και Ελληνικών συμφερόντων εταιρίες που είναι εισηγμένες
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στο Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θα χτυπήσουν το “Closing Bell - καμπανάκι του
κλεισίματος των εργασιών” της Τρίτης, 12 Δεκεμβρίου 2023, του NYSE-New York Stock
Exchange.
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Η επενδυτική εξόρμηση Μητσοτάκη, το αίτημα για EastMed και η μονάδα της ΔΕΗ στη
Σαντορίνη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Αν ψάχνεται τον πρωθυπουργό κ. Κυριάκο Μητσοτάκη μέσα στο επόμενο 15θήμερο δεν θα
καταφέρετε να τον συναντήσετε.
Εξόρμηση Μητσοτάκη
Έχει αναλάβει να ηγηθεί κυβερνητικών και επιχειρηματικών αποστολών στο εξωτερικό.
Ο πρωθυπουργός με φόντο και την πιθανή νέα αναβάθμιση της ελληνικής οικονομίας την 1η
Δεκεμβρίου από τον χρηματοοικονομικό οίκο Fitch βγαίνει εκτός συνόρων και θα συμμετέχει σε
διάφορα επενδυτικά συνέδρια, roadshows κλπ επιδιώκοντας να περάσει το μήνυμα της χώρας
ως επενδυτικού προορισμού.
Λονδίνο
Έτσι, λοιπόν σήμερα θα βρεθεί στο Λονδίνο στο roadshow της Morgan Stanley.
Εκεί ανάμεσα σε δεκάδες εκπροσώπους διαχειριστών κεφαλαίων και αναλυτών θα είναι 37
στελέχη εκ των μεγαλύτερων εισηγμένων στο Χρηματιστήριο Αθηνών.
Ο πρωθυπουργός θα απευθυνθεί στα μεγάλα «επενδυτικά σπίτια» εκπέμποντας το μήνυμα
της ανάκτησης της επενδυτικής βαθμίδας αλλά και των πρωτοβουλιών της κυβέρνησης για την
ανάκαμψη της ελληνικής οικονομίας και της προσέλκυσης επιχειρηματικών κεφαλαίων.
Νέα Υόρκη
Στις 11 Δεκεμβρίου ο πρωθυπουργός αναμένεται να μεταβεί στη Ν. Υόρκη.
Εκεί θα συμμετέχει στο καθιερωμένο ετήσιο συνέδριο της Capital Link όπου κι εκεί θα
απευθυνθεί στην επιχειρηματική κοινότητα για την προσέλκυση επενδύσεων.
Στη Ν. Υόρκη θα συνοδεύεται και από τους υπουργούς των λεγόμενων οικονομικών και
παραγωγικών υπουργείων.
Στο συνέδριο θα λάβουν μέρος και στελέχη ελληνικών επιχειρήσεων, παρουσιάζοντας τα
επενδυτικά τους έργα στη χώρα μας αλλά και τη διεθνή δραστηριότητα τους.
—
EastMed
Πολλά έχουν γραφτεί και πολλά δημοσιοποιηθεί για το μέλλον και την τύχη του μεγάλου
αγωγού μεταφοράς φυσικού αερίου EastMed Pipeline.
Πριν από περίπου δύο χρόνια η αμερικανική πλευρά – που παίζει καταλυτικό ρόλο για τη
στήριξη του έργου – είχε ουσιαστικά παρουσιάσει ως αχρείαστο τον αγωγό που σχεδιάζεται να
μεταφέρει ποσότητες φυσικού αερίου από τα κοιτάσματα της Νοτιοανατολικής Μεσογείου στην
Ευρώπη. Ο αγωγός θυμίζω είναι μήκους άνω των 2.000 χλμ. και ξεκινά από το Ισραήλ και την
Κύπρο, διασχίζει την Ελλάδα και καταλήγει στην Ιταλία.
Πρόσφατα, όπως είχε αποκαλύψει το Βήμα, ο IGI Poseidon, ο φορέας υλοποίησης του έργου
που έχει συσταθεί από τις εταιρείες ΔΕΠΑ και Edison, φέρεται να προωθεί νέα διαδρομή
υλοποιώντας επί της ουσίας το ένα τμήμα του αγωγού. Αυτόν του Ισραήλ – Κύπρου με σκοπό
να διατίθεται φυσικό αέριο στο νησί της Αφροδίτης όπου θα εγκατασταθούν ισραηλινές
μονάδες ηλεκτροπαραγωγής και στη συνέχεια το ρεύμα θα επιστρέφει στο Ισραήλ μέσω του
καλωδίου EuroAsia.
O IGI Poseidon
Όπως και να χει ο IGI Poseidon προχωρά κανονικά και ωριμάζει το project.
Διάφορες αναγκαίες μελέτες για την υλοποίηση του έργου και αδειοδοτικές διαδικασίες τρέχουν
κανονικά.
Έχει ολοκληρώσει τη Μελέτη Κόστους-Οφέλους, το Επιχειρηματικό σχέδιο περιλαμβανομένων
αποτελεσμάτων προκαταρκτικού ελέγχου της αγοράς (market test), και την Πρόταση
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Διασυνοριακής Κατανομής Κόστους (Cross-Border Cost Allocation, CBCA).
Η ΡΑΑΕΥ
Ο IGI Poseidon προχώρησε και σε ένα ακόμη βήμα υπέβαλλε στη Ρυθμιστική Αρχή
Αποβλήτων Ενέργειας και Υδάτων αίτημα επένδυσης.
Η ΡΑΑΕΥ έχει οριστεί ως συντονιστής των ρυθμιστικών αρχών των κρατών.
Το σημαντικό είναι πως ο IGI Poseidon δεν αιτείται την κατανομή μέρους του κόστους του
έργου στους οικείους Διαχειριστές Συστημάτων Μεταφοράς Φυσικού Αερίου αναλαμβάνοντας
οι εταιρείες της κοινοπραξίας τη δαπάνη.
Μαθαίνω λοιπόν, ότι, η ΡΑΑΕΥ κατόπιν και σχετικής συνεννόησης με τον ευρωπαίο ρυθμιστή
ενέργειας (ACER) ενέκρινε το αίτημα
του IGI Poseidon και πλέον απομένει η τελική επενδυτική απόφαση.
—
Δυτικές Κυκλάδες
Ένα από τα μεγάλα έργα που υλοποιεί ο Ανεξάρτητος Διαχειριστής Μεταφοράς Ηλεκτρικής
Ενέργειας (ΑΔΜΗΕ) είναι η ηλεκτρική διασύνδεση των νησιών των Δυτικών Κυκλάδων.
Τα νησιά Σαντορίνη, Φολέγανδρος, Μήλος και Σέριφος θα διασυνδεθούν με τις Νότιες
Κυκλάδες και όλα μαζί πλέον θα ηλεκτροδοτούνται από το ηπειρωτικό σύστημα μεταφοράς
ηλεκτρικής ενέργειας.
Πλέον οι Κυκλάδες δεν θα έρχονται αντιμέτωπες με τον κίνδυνο του μπλακ άουτ και επιπλέον
με την ηλεκτρική διασύνδεση ανοίγει κι ο δρόμος για επενδύσεις σε έργα ΑΠΕ.
Παράταση
Με την ολοκλήρωση των ηλεκτρικών διασυνδέσεων θα μπου σε καθεστώς εφεδρείας και οι
ρυπογόνες μονάδες ηλεκτροπαραγωγής με ντίζελ της ΔΕΗ.
Μία εξ αυτών είναι στη Σαντορίνη.
Όλα δείχνουν ότι το έργο της ηλεκτρικής διασύνδεσης των Δυτικών Κυκλάδων θα ολοκληρωθεί
μέχρι το τέλος του πρώτου εξαμήνου του 2024.
Για το λόγο αυτό η ΡΑΑΕΥ ενέκρινε και αίτημα της ΔΕΗ να παραταθεί η άδεια παραγωγής
ρεύματος της αεριοστροβιλικής μονάδας ισχύος 13,192 MW του σταθμού ηλεκτροπαραγωγής
της Σαντορίνης μέχρι και τις 30 Ιουνίου 2024.
Καλού, κακού ας υπάρχει…
Ακολουθήστε τον
στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις
Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο, στον
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Στο «ραντάρ» των ξένων funds ο τομέας των Υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο «μικροσκόπιο» δεκάδων διεθνών επενδυτικών κεφαλαίων και ξένων fund managers θα
βρεθεί το προσεχές διάστημα η «ελίτ» των κατασκευών, της ενέργειας, του real estate, της
βιομηχανίας ή των μεταφορών. Tο road show στο Λονδίνο και το event στη Νέα Υόρκη. Ποιοι
όμιλοι αναμένεται να δώσουν το παρών.
Στο «μικροσκόπιο» δεκάδων διεθνών επενδυτικών κεφαλαίων και ξένων fund managers θα
βρεθεί το προσεχές διάστημα η «ελίτ», μεταξύ άλλων κλάδων, των κατασκευών, της ενέργειας,
του real estate, της βιομηχανίας ή των μεταφορών και κατά συνέπεια, υπό μία ευρύτερη
έννοια, ο τομέας των υποδομών.
Η αρχή θα γίνει με το διήμερο μεγάλο roadshow που διοργανώνουν η Morgan Stanley και η
EXAE στο Λονδίνο (27-28 Νοεμβρίου), παρουσία του Έλληνα πρωθυπουργού και προφανώς
πλήθους ξένων funds, όπως και προ ημερών ανέφερε το insider.gr. Ένα επόμενο «ταξίδι» για
τους εκπροσώπους της εγχώριας επιχειρηματικής σκηνής και προφανώς των υποδομών έχει
προγραμματιστεί για τις 11 Δεκεμβρίου στη Νέα Υόρκη, για να δώσουν το παρών στο 25ο
«Annual Capital Link Invest in Greece Forum – Accelerating Investments for Sustainable
Growth» που θα πραγματοποιηθεί από την Capital Link (σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange και το Athens Exchange Group) στην άλλη όχθη του Ατλαντικού.
Υπό μια ευρύτερη, λοιπόν, έννοια ο τομέας των υποδομών «ταξιδεύει» μαζικά προσεχώς σε
City και Νέα Υόρκη, έχοντας ως εξέχοντα μέλη του ονόματα όπως οι Mytilineos, ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ,
Τέρνα Ενεργειακή, Intrakat, ΕΛΛΑΚΤΩΡ, Lamda Development, Prodea, NovalProperty, ΔΕΗ,
Motor Oil, HelleniQ Energy, ΤΙΤΑΝ, Viohalco, ΑΔΜΗΕ, Aegean Airlines, ΕΥΔΑΠ, Autohellas,
Cenergy, ElvalHalcor, ΟΛΠ, ΑΒΑΞ (στη Νέα Υόρκη η εν λόγω κατασκευαστική), Dimand (Νέα
Υόρκη), Trastor (ομοίως στη Ν. Υόρκη), ενώ, όπως έχουμε αναφέρει, θα βρεθούν στα events
αυτά και ΟΤΕ, ΟΠΑΠ, Ideal, Τράπεζες, Intralot, Sarantis, Coca Cola, Austrian Cards κ.α.
Αναμφίβολα, τόσο το πρώτο «ραντεβού», κατά κύριο λόγο, όσο και η δεύτερη εκδήλωση,
αποτελούν μιας ακόμα ευκαιρία για δεκάδες εισηγμένες να δώσουν για ακόμα μία φορά τα
διαπιστευτήριά τους, να επικοινωνήσουν τις προοπτικές τους, τις ειδικές συνθήκες του κλάδου
που ανήκουν, την ευρύτερη κατάσταση της εγχώριας οικονομικής και επιχειρηματικής ζωής, τη
μετοχική τους εικόνα και τα bonus προς τους επενδυτές κ.α., εν μέσω ενός αβέβαιου και
επιβαρυμένου διεθνώς περιβάλλοντος (χρηματοοικονομικά και γεωπολιτικά). Προφανώς,
αρκετές από τις εισηγμένες είναι «γνωστές» στους αλλοδαπούς διαχειριστές κεφαλαίων, που
κάποιοι εξ αυτών ίσως έχουν και μετοχική θέση σε αυτές, κάποιες άλλες επιχειρούν εσχάτως
να «ανοίξουν πόρτες» με τα ξένα funds, ενώ υπάρχουν και πολλές περιπτώσεις ομίλων που
βρίσκονται σε μια διαδικασία ζύμωσης σε επιχειρηματικό/μετοχικό επίπεδο. Κατά συνέπεια,
αυτά τα «ραντεβού» αποτελούν μια καλή ευκαιρία για αναθέρμανση επαφών, για άνοιγμα
διαύλων ή έστω και για δημόσιες σχέσεις που ενδέχεται μελλοντικά να γίνουν «στενότερες».
Ο δε κλάδος των υποδομών βρίσκεται σε μια θετική συγκυρία, παρά τα προβλήματα με το
κόστος υλικών και χρήματος ή την έλλειψη εργατικών «χεριών» (ή άλλες αβεβαιότητες), καθώς
οι εκπρόσωποι του κλάδου έχουν συσσωρεύσει ανεκτέλεστο ρεκόρ σχεδόν 14 δις ευρώ,
βελτιώνουν τα οικονομικά τους μεγέθη, δίνουν ή σχεδιάσουν να προσφέρουν
μερίσματα/επιστροφή κεφαλαίου σε μετόχους, ενώ διεκδικούν projects δεκάδων δις ευρώ
αθροιστικά που μπορούν να εξασφαλίσουν δουλειά για όλη τη δεκαετία, αλλά και
μακροπρόθεσμες ροές (ΣΔΙΤ/παραχωρήσεις). Παράλληλα, το εγχώριο real estate εξακολουθεί
να βρίσκεται σε ανοδική πορεία, ενώ προχωρούν μεγάλες και εμβληματικές αναπτύξεις από
ιδιωτικές εταιρείες και ΑΕΑΑΠ, με πλέον εμβληματική αυτή στο Ελληνικό, αλλά και στην
Αθηναϊκή Ριβιέρα, στο κέντρο της Αθήνας και άλλους, σε τομείς όπως τα οικιστικά, τα γραφεία,
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τα logistics, το retail, οι φοιτητικές κατοικίες κ.α. Επίσης, μεγάλα ονόματα των μεταφορών και
της βιομηχανίας έχουν «αποδείξει» τις οικονομικές αντοχές τους ή βρίσκονται προ διεργασιών,
με τον κλάδο της ενέργειας, προφανώς, να μην χρειάζεται ειδική ανάλυση γιατί αποτελεί μια
εξαιρετικά ενδιαφέρουσα περίπτωση για τους fund managers.
Πέραν των δεδομένων επιχειρηματικών προοπτικών ή των ενεργειών που γίνονται από τις
παραπάνω εταιρίες σε πολλά μέτωπα, ενδιαφέρον έχει και το γεγονός ότι οι μετοχές πολλών εξ
αυτών κινούνται το τελευταίο χρονικό διάστημα με «ανεβασμένες στροφές» στο Χρηματιστήριο
ή έστω δείχνουν κινητικές στο ταμπλό. Κάτι που συμβαίνει π.χ. με τη ΔΕΗ που έχει ξεπεράσει
τα 10 ευρώ, τη ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ (leader των υποδομών και των… διαγωνισμών του ΤΑΙΠΕΔ) που
«αναδύθηκε» προς τα 13 ευρώ και άνω, την Intrakat που έχει «σπάσει τα κοντέρ» με άνοδος
προς τα 3,4-3,5 ευρώ (από 1,5 ευρώ αρχές 2023), τη Cenergy που επιχείρησε να «κοιτάξει»
προς τα 7 ευρώ, τη HelleniQ Energy (με το placement μετοχών ante portas) που «φλέρταρε»
με τα 8 ευρώ με τη Lamda του mega project του Ελληνικού που προσπάθησε να αποκτήσει
«σπιρτάδα» με σερί έως τα 6,7 ευρώ.
Αλλά παρατηρείται και με τον ισχυρό Τιτάνα των ρεκόρ που ξεπέρασε τα 19 ευρώ, τη Viohalco
που απομακρύνθηκε από το πρόσφατο χαμηλό των 4,5-4,6 ευρώ, την Aegean που έχει
μπροστά της το γνωστό θέμα με τα warrants του δημοσίου, την ανθεκτική ElvalHalcor
(προσπαθεί να ξεπεράσει τα 1,7 ευρώ), τη «νέα» Ελλάκτωρ (με τις παραχωρήσεις, το
περιβάλλον και το real estate) που «γεμίζει» κεφάλαια και «υπόσχεται» επιστροφές (έχει
κινηθεί προς στην περιοχή των 2,3 ευρώ), την «πράσινη» πλέον Motor Oil που «παλεύει» με
τα 24 ευρώ, την Mytilineos των 36 ευρώ (με τιμές – στόχους από αναλυτές αρκετά υψηλότερα),
την Τέρνα Ενεργειακή που εσχάτως πάλι απέκτησε αντανακλαστικά, την Intracom που έχει
κάνει νέα υψηλά σχεδόν 12ετίας με κίνησης προς τα 2,7 ευρώ κ.α.
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Στο «ραντάρ» των ξένων funds ο τομέας των Υποδομών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο «μικροσκόπιο» δεκάδων διεθνών επενδυτικών κεφαλαίων και ξένων fund managers θα
βρεθεί το προσεχές διάστημα η «ελίτ» των κατασκευών, της ενέργειας, του real estate, της
βιομηχανίας ή των μεταφορών. Tο road show στο Λονδίνο και το event στη Νέα Υόρκη. Ποιοι
όμιλοι αναμένεται να δώσουν το παρών.
Στο «μικροσκόπιο» δεκάδων διεθνών επενδυτικών κεφαλαίων και ξένων fund managers θα
βρεθεί το προσεχές διάστημα η «ελίτ», μεταξύ άλλων κλάδων, των κατασκευών, της ενέργειας,
του real estate, της βιομηχανίας ή των μεταφορών και κατά συνέπεια, υπό μία ευρύτερη
έννοια, ο τομέας των υποδομών.
Οι εκδηλώσεις σε Λονδίνο – Νέα Υόρκη και οι εκλεκτοί συμμετέχοντες
Η αρχή θα γίνει με το διήμερο μεγάλο roadshow που διοργανώνουν η Morgan Stanley και η
EXAE στο Λονδίνο (27-28 Νοεμβρίου), παρουσία του Έλληνα πρωθυπουργού και προφανώς
πλήθους ξένων funds, όπως και προ ημερών ανέφερε το insider.gr. Ένα επόμενο «ταξίδι» για
τους εκπροσώπους της εγχώριας επιχειρηματικής σκηνής και προφανώς των υποδομών έχει
προγραμματιστεί για τις 11 Δεκεμβρίου στη Νέα Υόρκη, για να δώσουν το παρών στο 25ο
«Annual Capital Link Invest in Greece Forum - Accelerating Investments for Sustainable
Growth» που θα πραγματοποιηθεί από την Capital Link (σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange και το Athens Exchange Group) στην άλλη όχθη του Ατλαντικού.
Υπό μια ευρύτερη, λοιπόν, έννοια ο τομέας των υποδομών «ταξιδεύει» μαζικά προσεχώς σε
City και Νέα Υόρκη, έχοντας ως εξέχοντα μέλη του ονόματα όπως οι Mytilineos, ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ,
Τέρνα Ενεργειακή, Intrakat, ΕΛΛΑΚΤΩΡ, Lamda Development, Prodea, NovalProperty, ΔΕΗ,
Motor Oil, HelleniQ Energy, ΤΙΤΑΝ, Viohalco, ΑΔΜΗΕ, Aegean Airlines, ΕΥΔΑΠ, Autohellas,
Cenergy, ElvalHalcor, ΟΛΠ, ΑΒΑΞ (στη Νέα Υόρκη η εν λόγω κατασκευαστική), Dimand (Νέα
Υόρκη), Trastor (ομοίως στη Ν. Υόρκη), ενώ, όπως έχουμε αναφέρει, θα βρεθούν στα events
αυτά και ΟΤΕ, ΟΠΑΠ, Ideal, Τράπεζες, Intralot, Sarantis, Coca Cola, Austrian Cards κ.α.
Η συγκυρία
Αναμφίβολα, τόσο το πρώτο «ραντεβού», κατά κύριο λόγο, όσο και η δεύτερη εκδήλωση,
αποτελούν μιας ακόμα ευκαιρία για δεκάδες εισηγμένες να δώσουν για ακόμα μία φορά τα
διαπιστευτήριά τους, να επικοινωνήσουν τις προοπτικές τους, τις ειδικές συνθήκες του κλάδου
που ανήκουν, την ευρύτερη κατάσταση της εγχώριας οικονομικής και επιχειρηματικής ζωής, τη
μετοχική τους εικόνα και τα bonus προς τους επενδυτές κ.α., εν μέσω ενός αβέβαιου και
επιβαρυμένου διεθνώς περιβάλλοντος (χρηματοοικονομικά και γεωπολιτικά). Προφανώς,
αρκετές από τις εισηγμένες είναι «γνωστές» στους αλλοδαπούς διαχειριστές κεφαλαίων, που
κάποιοι εξ αυτών ίσως έχουν και μετοχική θέση σε αυτές, κάποιες άλλες επιχειρούν εσχάτως
να «ανοίξουν πόρτες» με τα ξένα funds, ενώ υπάρχουν και πολλές περιπτώσεις ομίλων που
βρίσκονται σε μια διαδικασία ζύμωσης σε επιχειρηματικό/μετοχικό επίπεδο. Κατά συνέπεια,
αυτά τα «ραντεβού» αποτελούν μια καλή ευκαιρία για αναθέρμανση επαφών, για άνοιγμα
διαύλων ή έστω και για δημόσιες σχέσεις που ενδέχεται μελλοντικά να γίνουν «στενότερες».
Ο δε κλάδος των υποδομών βρίσκεται σε μια θετική συγκυρία, παρά τα προβλήματα με το
κόστος υλικών και χρήματος ή την έλλειψη εργατικών «χεριών» (ή άλλες αβεβαιότητες), καθώς
οι εκπρόσωποι του κλάδου έχουν συσσωρεύσει ανεκτέλεστο ρεκόρ σχεδόν 14 δις ευρώ,
βελτιώνουν τα οικονομικά τους μεγέθη, δίνουν ή σχεδιάσουν να προσφέρουν
μερίσματα/επιστροφή κεφαλαίου σε μετόχους, ενώ διεκδικούν projects δεκάδων δις ευρώ
αθροιστικά που μπορούν να εξασφαλίσουν δουλειά για όλη τη δεκαετία, αλλά και
μακροπρόθεσμες ροές (ΣΔΙΤ/παραχωρήσεις). Παράλληλα, το εγχώριο real estate εξακολουθεί
να βρίσκεται σε ανοδική πορεία, ενώ προχωρούν μεγάλες και εμβληματικές αναπτύξεις από
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ιδιωτικές εταιρείες και ΑΕΑΑΠ, με πλέον εμβληματική αυτή στο Ελληνικό, αλλά και στην
Αθηναϊκή Ριβιέρα, στο κέντρο της Αθήνας και άλλους, σε τομείς όπως τα οικιστικά, τα γραφεία,
τα logistics, το retail, οι φοιτητικές κατοικίες κ.α. Επίσης, μεγάλα ονόματα των μεταφορών και
της βιομηχανίας έχουν «αποδείξει» τις οικονομικές αντοχές τους ή βρίσκονται προ διεργασιών,
με τον κλάδο της ενέργειας, προφανώς, να μην χρειάζεται ειδική ανάλυση γιατί αποτελεί μια
εξαιρετικά ενδιαφέρουσα περίπτωση για τους fund managers.
Το χρηματιστηριακό ταμπλό
Πέραν των δεδομένων επιχειρηματικών προοπτικών ή των ενεργειών που γίνονται από τις
παραπάνω εταιρίες σε πολλά μέτωπα, ενδιαφέρον έχει και το γεγονός ότι οι μετοχές πολλών εξ
αυτών κινούνται το τελευταίο χρονικό διάστημα με «ανεβασμένες στροφές» στο Χρηματιστήριο
ή έστω δείχνουν κινητικές στο ταμπλό. Κάτι που συμβαίνει π.χ. με τη ΔΕΗ που έχει ξεπεράσει
τα 10 ευρώ, τη ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ (leader των υποδομών και των… διαγωνισμών του ΤΑΙΠΕΔ) που
«αναδύθηκε» προς τα 13 ευρώ και άνω, την Intrakat που έχει «σπάσει τα κοντέρ» με άνοδος
προς τα 3,4-3,5 ευρώ (από 1,5 ευρώ αρχές 2023), τη Cenergy που επιχείρησε να «κοιτάξει»
προς τα 7 ευρώ, τη HelleniQ Energy (με το placement μετοχών ante portas) που «φλέρταρε»
με τα 8 ευρώ με τη Lamda του mega project του Ελληνικού που προσπάθησε να αποκτήσει
«σπιρτάδα» με σερί έως τα 6,7 ευρώ.
Αλλά παρατηρείται και με τον ισχυρό Τιτάνα των ρεκόρ που ξεπέρασε τα 19 ευρώ, τη Viohalco
που απομακρύνθηκε από το πρόσφατο χαμηλό των 4,5-4,6 ευρώ, την Aegean που έχει
μπροστά της το γνωστό θέμα με τα warrants του δημοσίου, την ανθεκτική ElvalHalcor
(προσπαθεί να ξεπεράσει τα 1,7 ευρώ), τη «νέα» Ελλάκτωρ (με τις παραχωρήσεις, το
περιβάλλον και το real estate) που «γεμίζει» κεφάλαια και «υπόσχεται» επιστροφές (έχει
κινηθεί προς στην περιοχή των 2,3 ευρώ), την «πράσινη» πλέον Motor Oil που «παλεύει» με
τα 24 ευρώ, την Mytilineos των 36 ευρώ (με τιμές – στόχους από αναλυτές αρκετά υψηλότερα),
την Τέρνα Ενεργειακή που εσχάτως πάλι απέκτησε αντανακλαστικά, την Intracom που έχει
κάνει νέα υψηλά σχεδόν 12ετίας με κίνησης προς τα 2,7 ευρώ κ.α.
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25ο ετήσιο φόρουμ Capital Link Invest in Greece: Με ομιλία του Κυριάκου Μητσοτάκη
στις 11 Δεκεμβρίου στη Νέα Υόρκη η διεθνής σύνοδος κορυφής για την Ελλάδα [video]
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τη Δευτέρα 11 Δεκεβρίου πραγματοποιείται στη Νέα Υόρκη το 25ο Ετήσιο Φόρουμ Capital
Link Invest in Greece.
Στη φετινή διοργάνωση που συμπίπτει, όπως τονίζουν οι διοργανωτές, με το διπλό ορόσημο
της 25ης επετείου αλλά και της νέας πορείας σταθερότητας και ανάπτυξης της Ελλάδας θα
μιλήσει ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης για το κεντρικό θέμα που είναι: «Επιτάχυνση
των επενδύσεων για τη βιώσιμη ανάπτυξη».
Θα παρευρίσκονται όμως δια ζώσης 4 υπουργοί της ελληνικής κυβέρνησης και δυο από την
κυβέρνηση των ΗΠΑ.
Παράλληλα θα τοποθετηθούν 100 ομιλητές κορυφαίοι ο καθένας στον τομέα του.
Είναι το μακροβιότερο επενδυτικό φόρουμ για την Ελλάδα στο εξωτερικό, που συμμετέχει σε
μια συστηματική προσπάθεια προβολής της Ελλάδας ως επιχειρηματικού και επενδυτικού
προορισμού σε παγκόσμιο κοινό.
Διοργανώνεται υπό την Αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδας στη Νέα Υόρκη και είναι το
μοναδικό στο είδος του που, ακόμη και κατά την οικονομική κρίση, έπαιξε κρίσιμο ρόλο και
συνέβαλε στην ανάδειξη της Ελλάδας ως επενδυτικού προορισμού, καθώς και τις πολλές
ευκαιρίες που προσφέρει.
Συμμετοχές
Ακόμη,
Στο φόρουμ συμμετέχουν εκπρόσωποι δεκάδων ελληνικών και ξένων εταιρειών μεταξύ των
οποίων: 
Η Calamos Investments, η Libra Group, η Eurobank, η Intrakat, η LAMDA Development, η
MYTILINEOS, ο Opap, το OTE Group of Companies, η Piraeus Bank και η PRODEA
Investments.
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Άλεξ Φωτακίδης: Ο άνθρωπος πίσω από τα deals του CVC στην Ελλάδα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ένα πρόσωπο που σχετίζεται άμεσα με τις τοποθετήσεις του αμερικανικού fund, CVC Capital
Partners, στην Ελλάδα είναι ο Άλεξ Φωτακίδης. To CVC που έχει κάνει επενδύσεις σε
διαφορετικούς τομείς μεταξύ αυτών η ΔΕΗ, ο όμιλος Vivartia στον κλάδο τροφίμων και ποτών.
Επίσης ελέγχει τη Hellenic Healthcare Group, τον μεγαλύτερο όμιλο ιδιωτικών υπηρεσιών
υγείας, στον οποίο ανήκουν έξι νοσοκομεία, μεταξύ αυτών το Υγεία και το Metropolitan
Hospital, την Εθνική Ασφαλιστική και διατηρεί συμμετοχή στο skroutz.gr. Πρόσφατα έγινε
γνωστό ότι τo CVC συγκέντρωσε ποσό 26 δισεκατομμυρίων ευρώ, από τα οποία τα 2
δισεκατομμύρια ευρώ θα διοχετευθούν στην Ελλάδα. Σημειώνεται ότι το fund στην Ελλάδα έχει
αποκτήσει και το 75% της γαλακτοβιομηχανίας Δωδώνη, ενώ έως το τέλος του έτους
αναμένεται να αποκτήσει το 100% των μετοχών της από την ρωσικών συμφερόντων SI Foods,
η οποία διατηρεί το 25% έως τώρα.
Who is who
Ο Αλέξ Φωτακίδης είναι partner στη CVC και επικεφαλής του γραφείου της CVC στην Ελλάδα.
Το fund έχει κάνει κινήσεις στη Vivartia έναν από τους μεγαλύτερους ομίλους τροφίμων, ποτών
και εστίασης στην Ελλάδα. Εντάχθηκε στο δυναμικό της CVC το 2006. Είναι υπεύθυνος για το
σύνολο των επενδυτικών δραστηριοτήτων της CVC στην Ελλάδα, οι οποίες
συμπεριλαμβάνουν την Hellenic Healthcare Group στον κλάδο της υγείας, τη Skroutz, τη
Vivartia, τη Δωδώνη, τη ΔΕΗ και την Εθνική Ασφαλιστική. Ως επικεφαλής του γραφείου της
CVC στην Ελλάδα ηγήθηκε και συμμετείχε στην αξιολόγηση της ΔΕΗ/ΔΕΔΔΗΕ από το
Δεκέμβριο του 2020 και την υποβολή δεσμευτικής προσφοράς για το 49% του ΔΕΔΔΗΕ το
Σεπτέμβριο του 2021. Προηγουμένως είχε ενεργήσει ως επικεφαλής της ομάδας Capital
Markets της CVC και ήταν υπεύθυνος για τη χρηματοδότηση χρέους εταιρειών χαρτοφυλακίου
της CVC, συμπεριλαμβανομένων των Naturgy, CLH, Neptune και PKPE.
Ο Φωτακίδης συστήθηκε στην Ελλάδα μέσω του Hellenic HealthCare Group και της παρουσίας
του fund στο χώρο της Υγείας, ξεκινώντας το 2017 με την εξαγορά του Metropolitan Hospital. Η
συνέχεια έγινε με την εξαγορά του ομίλου ΥΓΕΙΑ από τη Marfin Investment Group,
διαμορφώνοντας σταδιακά το μεγαλύτερο χαρτοφυλάκιο νοσοκομειακών μονάδων του κλάδου.
Σε συμμετοχή του στο συνέδριο του Economist στην Ελλάδα το 2022, ο ίδιoς δήλωνε ότι οι
επενδύσεις στην Ελλάδα θα συνεχιστούν. Με επίκεντρο να αποτελούν οι τομείς όπου ήδη έχει
διεισδύσει το fund (Υγεία, Ασφάλειες, Τρόφιμα, Ενέργεια). Στο ενδιαφέρον του fund όμως
βρίσκονται τόσο η ναυτιλία, όσο και ο τουρισμός, που είναι σημαντικά περιουσιακά στοιχεία με
προστιθέμενη αξία για την ελληνική οικονομία, ωστόσο προς το παρόν απέχει από κάτι τέτοιο.
«Πλεονέκτημα της Ελλάδας το ανθρώπινο δυναμικό της»
Αναφορικά με τις επενδύσεις που έχει πραγματοποιήσει το fund τα τελευταία χρόνια, ο ίδιος
ανέφερε κατά την παρουσία του στο τελευταίο συνέδριο του Capital Link στη Νέα Υόρκη ότι η
Ελλάδα διακρίνεται για το ικανό έμψυχο δυναμικό της. Ως προς το ρόλο και τις προτεραιότητες
του fund ανέφερε στο πλαίσιο του ίδιου συνεδρίου ότι: «Η αποστολή μας στη CVC είναι να
βοηθάμε τους επιχειρηματίες και τις ομάδες διαχείρισης να χτίσουν καλύτερες επιχειρήσεις,
επενδύοντας σε σχέδια βιώσιμης ανάπτυξης, υποστηρίζοντας συγχωνεύσεις και εξαγορές και
προωθώντας μια κουλτούρα συνεχούς λειτουργικής βελτίωσης και ESG. Είμαστε χαρούμενοι
που μπορέσαμε να επενδύσουμε περισσότερα από 1,5 δισ. ευρώ μετοχικού κεφαλαίου τα
τελευταία πέντε χρόνια, για να στηρίξουμε κορυφαίες ελληνικές επιχειρήσεις, όπως η Hellenic
Healthcare Group, η Skroutz, η D-Marin, η Vivartia, η Δωδώνη, η Εθνική Ασφαλιστική και η
ΔΕΗ. Πρόκειται για σπουδαίες επιχειρήσεις με εξαιρετικούς επικεφαλής και ένα από τα κύρια
ανταγωνιστικά πλεονεκτήματα της Ελλάδας είναι το ανθρώπινο δυναμικό της. Η χώρα μας
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διαθέτει ένα καλά εκπαιδευμένο και επιχειρηματικό στελεχιακό δυναμικό, συχνά με διεθνή
εμπειρία, γεγονός που δημιουργεί μια ισχυρή βάση για τη δημιουργία αξίας και την προώθηση
της καινοτομίας».
Ο ρόλος των γυναικών σε επίπεδο ηγεσίας και η σημασία του ομαδικού πνεύματος
Πεποίθησή του μεταξύ άλλων είναι ότι θα πρέπει να γίνουν αλλαγές ως προς τη νοοτροπία των
Ελλήνων σε αρκετά θέματα. Υποστηρίζει επίσης ότι ο ρόλος των γυναικών είναι κομβικός σε
επίπεδο ηγεσίας, προσφέροντας ποικιλομορφία όχι μόνο στις επιχειρήσεις αλλά και ευρύτερα
σε όλους τους τομείς, στους οποίους δραστηριοποιούνται. Έχει αναφερθεί και στη σημασία
όμως που έχει να βάλουμε στην άκρη τον εγωισμό και να λειτουργήσει το ομαδικό πνεύμα,
προκειμένου να προκύψουν συνέργειες και συνεργασίες. 
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Praktiker Hellas: Καινούργια διοικητική ομάδα, με νέους Commercial και Sales Director
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Του Γιάννη Χαλκιαδάκη. Καθήκοντα Commercial Director για την Praktiker Hellas αναλαμβάνει
ο Χρήστος Λαμπρόπουλος(φωτό), μέχρι σήμερα Sales Director και επικεφαλής του τμήματος
Logistics, ενώ  με ξεχωριστή μνεία, αποχαιρετά τον έως σήμερα Commercial Director Δημήτρη
Μάγκο, ευχαριστώντας τον για την 10ετή πορεία και πολύτιμη προσφορά του στην εταιρεία,
ενώ του εύχεται καλή επιτυχία στο νέο του επαγγελματικό βήμα.
Ο κ. Λαμπρόπουλος έχει ήδη καταγράψει μακρά και επιτυχημένη πορεία στην αγορά του
λιανικού εμπορίου,  κατέχοντας  ήδη ουσιαστικό ρόλο στη διαδικασία μετασχηματισμού της
Praktiker. Παράλληλα, η μεγάλη εμπειρία του σε εμπορικά projects θα προωθήσει περαιτέρω
τις επιχειρηματικές δραστηριότητες της εταιρίας.
Συγχρόνως, ο  μέχρι σήμερα Ηead of Sales Operations & E- Commerce, Γιάννης Σέρβος,
παίρνει την σκυτάλη από τον κ. Λαμπρόπουλο και αναλαμβάνει Sales Director και γίνεται
μέλος της Διοικητικής Ομάδας της Praktiker Hellas. O κ. Σέρβος έχει συμμετάσχει σημαντικά
στην έως σήμερα επιχειρηματική επιτυχία της εταιρείας ενώ με τη νέα θέση θα συμβάλλει στην
αναβάθμιση της εμπειρίας του πελάτη και μέσα από τα καταστήματα της. Η Praktiker Hellas
συγχαίρει τους κ.κ. Χρήστο Λαμπρόπουλο και Γιάννη Σέρβο για την ανάληψη των νέων
καθηκόντων τους.
Σημειώνεται πως η  Praktiker Hellas, μετρώντας περισσότερα από 30 χρόνια παρουσίας στην
ελληνική αγορά, αποτελεί το Νo. 1 Ελληνικό Δίκτυο  Home Improvement & DIY, one-stop-shop
για κάθε ανάγκη σπιτιού και κήπου. Διαθέτοντας 17 καταστήματα πανελλαδικά, δυναμικό 
-commerce και εξειδικευμένο τμήμα Praktiker Business σε όλη την Ελλάδα, προσφέρει
αγοραστικές εμπειρίες κορυφής, για κάθε μικρή ή μεγάλη αλλαγή, παρέχοντας καθημερινά
50.000 προϊόντα και ολοκληρωμένες υπηρεσίες.
Από τον Απρίλιο του 2014, η εταιρία, έχει ενσωματωθεί στον κορυφαίο καναδικό
Όμιλο Fairfax Financial Holdings Limited, γνωστό για το σημαντικό ιστορικό επιτυχημένων
επενδύσεων σε διεθνείς εταιρίες με ισχυρές προοπτικές ανάπτυξης, καθώς και για τη
μακροπρόθεσμη ανάπτυξη εταιρικών αξιών από το 1985.
Επιπλέον, η Praktiker Hellas δίνοντας έμφαση στη διαρκή της ανάπτυξη και εξέλιξη, βρίσκεται
σε διαδικασία υλοποίησης επενδυτικού πλάνου που περιλαμβάνει την αναβάθμιση των
συστημάτων της, την ανακαίνιση των υπαρχόντων καταστημάτων της καθώς και την επέκταση
του δικτύου της με νέα, στην Αττική και την περιφέρεια.
Με μια καταρτισμένη ομάδα 1.400 επαγγελματιών και με προτεραιότητα τις ξεχωριστές
ανάγκες των πελατών της, η εταιρία προσφέρει άριστη εξυπηρέτηση, ενώ με αίσθημα ευθύνης
απέναντι στην Κοινωνία & το Περιβάλλον, υλοποιεί ολοκληρωμένα προγράμματα και
πρωτοβουλίες Βιωσιμότητας και Συμπερίληψης, όπως «Το Σπίτι μας αλλάζει την Πόλη» και
«Σπίτι Ανοιχτό», αντίστοιχα.
Σχετικά θέματα:
Volkswagen:Ηγετική θέση, στόχος του νέου Head of Sales & Mark/ng
Pfizer Hellas: Για 10η χρονιά, δίπλα στην Ομάδα Αιγαίου, υποστηρίζοντας τον 29ο Διάπλου
«20ο Ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum»
Εθνική Ασφαλιστική: Σε 7 ομάδες, η νέα οργανωτική δομή Γενικής Δνσης Πωλήσεων &
Marketing
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Attica Bank: Με νέο Chief Corporate Banking Officer από 1/12/2023
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο δυναμικό της  Attica Bank, εντάσσεται  ο Κωνσταντίνος Χριστοδούλου  και αναλαμβάνει τη
θέση του γενικού διευθυντή Επιχειρηματικής Τραπεζικής (Chief Corporate Banking Officer) με
ισχύ από 1/12/2023.
O κ. Χριστοδούλου διαθέτει μακρόχρονη εμπειρία στην αναδιοργάνωση και ανάπτυξη
επιχειρήσεων, έχοντας διατελέσει σε θέσεις αυξημένης ευθύνης στον εγχώριο
χρηματοπιστωτικό κλάδο και σε πολυεθνικές εταιρείες.
Η Attica Bank εκφράζει τις ευχαριστίες της στον  Αθανάσιο Ψύλλο, πρώην CCBO, για την
συνεισφορά του στην ανάπτυξη της επιχειρηματικής τραπεζικής της Attica Bank και στο
συνολικό έργο της Τράπεζας. Ο κ. Ψύλλος θα συνεχίσει να προσφέρει τις υπηρεσίες του στην
Attica Bank από τη θέση του Συμβούλου Διοίκησης.
Ο κ. Χριστοδούλου από το 2020 κατείχε τη θέση του διευθύνοντος συμβούλου στην Πειραιώς
Factoring Α.Ε., ενώ προηγουμένως ήταν Senior Director Retail Sales, Small Business Banking
στην Τράπεζα Πειραιώς. Έως το 2012 κατείχε τη θέση του Head of Distribution Channels στη
Societe Generale-Geniki Bank, ενώ έχει διατελέσει και Διευθυντής Πωλήσεων για το δίκτυο
Financial Advisors και το δίκτυο καταστημάτων «Open24» της Eurobank έως το 2007.
Από το 1995 έως το 2004 εργάστηκε σε ομίλους, όπως οι Grand Metropolitan – IDV – Metaxa,
Bacardi – Martini και Boutari Group. Διαθέτει εκτεταμένη γνώση στην αναδιοργάνωση και
ανάπτυξη επιχειρήσεων και σημαντική εμπειρία στην επιχειρηματική τραπεζική. Είναι
διπλωματούχος Χημικός Μηχανικός του Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης και
κάτοχος Master in Business Administration από το Οικονομικό Πανεπιστήμιο Αθηνών.
 
Σχετικά θέματα:
Για ποιο λόγο επανέρχονται Μπάκου-Καϋμενάκης-Εξάρχου, σε Attica Bank
«20ο Ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum»
Για το στόχο της Attica Bank, να είναι η πρώτη τράπεζα για μικρομεσαίες επιχειρήσεις, μίλησε
η κ. Βρεττού
Ideal Holdings: Εξαγόρασε το 100% της attica, διευρύνοντας το χαρτοφυλάκιο των
επενδύσεων
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don't even ask don't even ask don't even ask don't even ask Ο πρωτοετής της ΑΒΣΘ
(δεν πάνε χαμένα τα γράμματα), οι υπερατλαντικές διασυνδέσεις της στήλης, προσοχή
στο…hungover, ο ενισχυμένος Ξηρουχάκης, ο εμφατικός “βασιλιάς”, η ετοιμότητα
Μεγάλου και νέο συν για ΟΛΠ don't even ask
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
*Όλο και πυκνώνουν οι αναλύσεις, εκτιμήσεις και δημοσιεύματα πως η ΕΚΤ θα αρχίσει να
μειώνει τα επιτόκια αρκετά πριν τις ευρωεκλογές (θυμίζω στις 6 έως 9 Ιουνίου, σύμφωνα με το
Εκλογικό Δίκαιο της Ευρωπαϊκής Ένωσης, κάθε 5 χρόνια την πρώτη πλήρη εβδομάδα του
Ιουνίου). Μάλιστα, είδα σε 2-3 ξένα Μέσα ως πιθανότερη την συνεδρίαση της 11ης Απριλίου,
να το δούμε να επιβεβαιώνεται μία τόσο μακρινή πρόβλεψη σε περίοδο αβεβαιότητας,
ρευστότητας και τι…αλλά αυτό είναι άλλο θέμα. Στην ώρα του…
*ΟΚ η ΕΚΤ θα μειώσει τα επιτόκια, ενδεχομένως (και) για πολιτικούς λόγους όπως διατείνονται
ορισμένοι. Προσωπικά νομίζω ότι είναι (κυρίως) κάτι άλλο που ανησυχεί τις “αγορές”, η
αναστροφή της τάσης ισοτιμίας ευρώ/δολαρίου. Το ευρώ έχει ανέβει σημαντικά τελευταία (στα
1,092$), δηλαδή έχει ακριβύνει, όπερ σημαίνει πως οι εξαγωγές ευρωπαϊκών προϊόντων
ακριβαίνουν, γίνονται λιγότερο ανταγωνιστικές. Φθίνει κι άλλο η ανταγωνιστικότητα της
ευρωπαϊκής οικονομίας, συνακόλουθα πιέζεται η παραγωγή κ.ο.κ πρωτοετής της παλιάς
ΑΒΣΘ τα γνωρίζει αυτά. Ωστόσο, στην Φρανκφούρτη προς τι η κόντρα και μεταξύ μελών του
δ.σ της ΕΚΤ αλλά και της Κεντρικής με την Κομισιόν; Η Ευρωπαϊκή Κεντρική Τράπεζα μπορεί
να χρειαστεί να αυξήσει ξανά το κόστος δανεισμού, εάν τα στοιχήματα των επενδυτών για
νομισματική χαλάρωση υπονομεύουν τη στάση πολιτικής της, δήλωσε το μέλος του Διοικητικού
Συμβουλίου, Pierre Wunsch. “Είναι πρόβλημα αν όλοι πιστεύουν ότι θα τα μειώσουμε. Τότε, θα
έχουμε μια λιγότερο περιοριστική νομισματική πολιτική. Και δεν είμαι σίγουρος ότι θα είναι
αρκετά περιοριστική. Έτσι, αυξάνεται ο κίνδυνος να πρέπει να γίνει διόρθωση προς την άλλη
κατεύθυνση”. Για αυτό και συμπλήρωσε πως “…νομίζω ότι οι αγορές είναι σχετικά αισιόδοξες
σήμερα, με το να αποκλείουν το ενδεχόμενο ότι θα πρέπει να κάνουμε περισσότερα ή θα
πρέπει να παραμείνουμε στο 4% για περισσότερο…”, θυμίζοντας ότι ο Βέλγος είναι ένα από τα
πιο “γερακίσια” μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου.
*Γιατί τα αναφέρει αυτά η στήλη, κόντρα στο γενικότερο κλίμα ευφορίας στο πλαίσιο
προεξόφλησης ενός year end rally; Επειδή καλά τα Santa Clauss parties αλλά προσοχή και
στο hungover. H αλήθεια είναι πως, από την κυβέρνηση μέχρι τον τελευταίο ιδιώτη
μικροεπενδυτή όλοι είναι ευχαριστημένοι με το αποτέλεσμα του placement για το 22% της
Εθνικής. Και πως να μην, όταν την πρώτη κιόλας μέρα της διαδικασίας οι προσφορές είχαν
καλύψει την χρηματιστηριακή αξία της τράπεζας- εκείνη την ημέρα- δηλαδή τα 5,2 δισ.
*Ποιος βγαίνει, αδιαμφισβήτητα, ενισχυμένος από την 3πλή απο-επένδυση του ΤΧΣ;
προφανώς ο επικεφαλής του Ηλίας Ξηρουχάκης. Και σε μεγάλο βαθμό εύλογα. Στο team του
πιστώνεται το απόλυτα επιτυχές αποτέλεσμα της διάθεσης του 9% της Alpha Bank (στην
Unicredit) και του 20% κυρίως σε επενδυτικά χαρτοφυλάκια (συνακόλουθα περιορισμένη ήταν
η συμμετοχή των hedge funds). Να θυμίσουμε ότι, οι μετοχές θα “πιστωθούν” σήμερα, θα είναι
διαθέσιμες προς διαπραγμάτευση αύριο Τετάρτη. Στα 6,24 ευρώ η μετοχή της ΕΤΕ στο
ταμπλό, σχεδόν 1 ευρώ πάνω από την τιμή συμμετοχής. Δεν το λες και μικρό το premium.
*Στα 9,47 εκατ. ο αριθμός των μετοχών που πραγματοποιήθηκαν χθες. Και 1,15 εκατ. μτχ στον
ΟΤΕ και μάλιστα σε άνοδο 1,50% στα 12,85 ευρώ. Καιρό είχε να κάνει τόσο εμφατική
παράσταση ο “βασιλιάς”. Με 258 χιλ. μτχ και άνοδο 1,86% στα 35,08 ευρώ για τη μετοχή της
Mytilineos. Για όσους τους διαφεύγει η Mytilineos είναι η δεύτερη βαρύτερη (ως προς την
στάθμιση) μετοχή στον Γενικό Δείκτη. Μετά την Coca Cola HBC.
*Με τον “αέρα” της Εθνικής, οι της Eurobank αξιοποιούν την ευκαιρία: Η Eurobank έδωσε
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mandate σε Barclays, Citigroup, Deutsche Bank, Nomura και Société Générale για
διοργάνωση τηλεδιασκέψεων με αναλυτές σήμερα, ως κοινοί ανάδοχοι επικείμενης
ομολογιακής έκδοσης. Πρόκειται για εξαετή τίτλο senior preferred, που δεν μπορεί να
ανακληθεί πριν το πέμπτο έτος (6NC5). Η έκδοση θα δημοπρατηθεί στο άμεσο μέλλον,
ανάλογα με τις συνθήκες στις αγορές, με τον τίτλο να αναμένεται ότι θα λάβει αξιολόγηση Ba1
από τη Moody’s, BB- από την S&P και ΒΒ από τη Fitch.
*Τι ήταν να πει ο Παύλος Μυλωνάς, πως ελπίζει σύντομα να είναι πάλι στο ΧΑ-στην τελετή
έναρξης της συνεδρίασης. Μήπως ο διευθύνων σύμβουλος της Εθνικής ήθελε να προδιαθέσει
για το υπόλοιπο 18,39% που έχει μείνει στο ΤΧΣ. Ωστόσο, η πηγή μου- ως συνήθως άριστα
ενημερωμένη- με διαβεβαίωνε και χθες ότι ο Χρήστος Μεγάλου έχει “κλεισμένους”
ενδιαφερόμενους-σοβαρά ονόματα- για το ποσοστό που έχει το ΤΧΣ στην Πειραιώς. Ακόμη και
για το “όλον” πολύ δε περισσότερο για ποσοστό του.
*Το ρεπορτάζ που είχε η DeA χθες για ΔΕΗ, telecoms, NOVA κ.λ.π Champions League ισχύει
101%. Μην το ψάχνετε για να το επιβεβαιώσετε (ξέρετε εσείς…).
*Καλός ο Κωτσόβολος, το wholesales e.t.c αλλά αλλού είναι το monitoring και το asset που θα
κάνει την διαφορά.
*Πέρασε από την γ.σ των μετόχων του ΔΑΑ “Ελευθέριος Βενιζέλος” η τροποποίηση του
καταστατικού για την εισαγωγή (του 20%) του μ.κ στο Χρηματιστήριο Αθηνών. Με χρονιά
ρεκόρ- πάνω και από την χρονιά-ρεκόρ του 2019- τα αποτελέσματα του 2023. Κύκλος
εργασιών, κέρδη ebitda και κέρδη μετά φόρων θα δικαιολογήσουν ένα ΙΡΟ ύψους 1 δισ. ευρώ.
*Σιγή ασυρμάτου από το (νομικό) μέτωπο της “Αττικής Οδού”. Στις δικαστικές αίθουσες έχει
μεταφερθεί η διαδικασία (μετά το ΤΑΙΠΕΔ) με την ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ να έχει επικρατήσει και την κ/ξ
Vinci-Mytilineos να έχει προσφύγει.
*Προχωράει ο EuroAsia, ενισχύεται επενδυτικά/χρηματιστηριακά ο ΑΔΜΗΕ. Το μεταφέρω
αυτούσιο, από την στήλη Χαμαιλέων/euro2day: Στην αγορά κυκλοφορούν πληροφορίες ότι
επίκειται αλλαγή ιδιοκτησιακού καθεστώτος στη μεγαλύτερη ίσως εταιρεία του χώρου, που
φημίζεται μεταξύ άλλων και για τις άριστες σχέσεις που διαθέτει με το Μαξίμου. Κατά τις ίδιες
πηγές, ο πιθανός αγοραστής είναι από το εξωτερικό. Πώληση πάνω στο λεγόμενο «high water
mark»;
*Η Ιταλία πουλάει του 20% της Monte dei Paschi di Siena στο πλαίσιο του σχεδίου να μειώσει
το ποσοστό της στην ιταλική τράπεζα. Το υπουργείο Οικονομικών της Ιταλίας ανακοίνωσε ότι
ξεκίνησε τη διάθεση 252 εκατ. μετοχών μέσω ενός επιταχυνόμενου βιβλίου προσφορών. Όπως
μεταδίδει το Bloomberg, η UBS, η BofA και η Jefferies θα συντονίσουν τη διαδικασία. Η ιταλική
κυβέρνηση ξεκίνησε τη διαδικασία πώλησης του μεριδίου του δημοσίου στη Monte Paschi τον
τελευταίο μήνα με την πρόσληψη συμβούλων. Πριν από δύο χρόνια, η προηγούμενη
κυβέρνηση είχε προσπαθήσει χωρίς επιτυχία να συγχωνεύσει την ιστορική τράπεζα με τη
UniCredit. Η τράπεζα διασώθηκε από το ιταλικό κράτος το 2009 και την επόμενη δεκαετία
δυσκολεύτηκε να επιστρέψει σε σταθερή κερδοφορία.
*Στις 11 Δεκεμβρίου 21 Εισηγμένες θα παρευρεθούν στο 25ο ετήσιο Συνέδριο Capital Link
Invest in Greece στη Νέα Υόρκη ενώ, όπως ανακοινώθηκε πρόσφατα από τον CEO του Χ.Α.,
Γιάννο Κοντόπουλο, το Χ.Α. θα διοργανώσει, με την JP Morgan, επενδυτικό roadshow στη Νέα
Υόρκη στις 25 Ιανουαρίου του 2024. Στα 138 εκατ. η αξία συναλλαγών χθες, τα σχεδόν 60
εκατ. στη μετοχή της Εθνικής. Περιμένουμε το θετικό momentum να συνεχιστεί, με τις τράπεζες
και τον ΟΤΕ να είναι στο επίκεντρο, λόγω δημοσιευμάτων για πώληση της Θυγατρικής στη
Ρουμανία”, αναφέρει η Optima Bank. Σε εκδήλωση που βρέθηκε ο Υφυπουργός Οικονομικών,
Χάρης Θεοχάρης, σημείωσε πως “το Χρηματιστήριο και η ανάπτυξή του είναι σημαντική για την
Οικονομία και θα κάνει ότι είναι δυνατόν να το βοηθήσει”. Για να δούμε, γιατί νέοι ήμασταν και
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γεράσαμε…
*Με την Helleniq Energy, προς τι η σπουδή και μέσω διαρροών επιχειρούν να επισπεύσουν
την διάθεση μειοψηφικών ποσοστών των 2 κύριων μετόχων; δηλαδή από την πλευρά Λάτση
και Δημοσίου/ΤΑΙΠΕΔ. Για πριν τις Εορτές αναφέρονται συγκεκριμένες πηγές. Ευκαιρία λόγω
Εθνικής; να υποθέσω;
*Σήμερα ανακοινώνουν αποτελέσματα ΟΠΑΠ, Motor Oil, ElvalHalcor, Fourlis, EpsilonNet.
*Σημαντική άνοδος 4,22% για τη μετοχή του ΟΛΠ, στα 22,25 ευρώ. Αλλά με αποτίμηση 556
εκατ., βρε…αθεόφοβοι. Δηλαδή με το τίμημα του Εμανουέλε Γκριμάλντι ο Πειραιάς αποτιμάται
όσο η ΗγουμενίτσαΧ5. Δεν πάμε καλά.
*Είχαν προηγηθεί 2-3 limit up για τη μετοχή της ΚΕΚΡΩΨ, πριν την διάψευση, ακολουθούν
επιπλέον 1-2 limit up μετά. Σχεδόν 60% σε μία εβδομάδα, ΟΚ άρα ισχύει η διάψευση για το
συγκεκριμένο αλλά για τα άλλα;
*Αλήθεια, κοτζάμ Πέτρος Σουρέτης ανέλαβε διευθύνων σύμβουλος στο δ.σ για το…νταμάρι
στο Ψυχικό;
*Με το free float…σταγονόμετρου που έχει η Moda Bagno, όπου θέλει ο Νίκος Βαρβέρης
πηγαίνει.
*Ξανά σερβίρονται ολόφρεσκοι/λαχταριστοί…μεζέδες. Χθες ήταν η σειρά για το
PhoenixVegaMezz. Performancάρα, μου έλεγε χθες φίλος με ισχυρή θέση στο χαρτί, ότι πείτε.
*Έλαβα και το σημείωμα από τον υπερατλαντικό επενδυτή/αναγνώστη της DeA. Το μεταφέρω
ως έχει: CRISPR Therapeutics στα 75,9$ στο +12% και 50% μέσα σε λίγες μέρες για όσους
ακολούθησαν. Εάν κρατήσει 75$+ ανοίγουν άλλα δρομολόγια εν αναμονή μετά την Αγγλία και
έγκρισης από FDA για ΗΠΑ! Μόνο εδώ οι εξελίξεις, που αρχίζουν πλέον και απασχολούν
παγκοσμίως την ιατρική κοινότητα και όχι μόνο! Εξαιτίας της απότομης ανόδου βάζουμε stop
στα 68$
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Απορρόφησε τις κινήσεις των πωλητών το Χρηματιστήριο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οριακή πτώση για τον ΓΔ σε συνεδρίαση με υψηλό τζίρο. Πωλήσεις στις τράπεζες -πλην
Εθνικής- και σε Helleniq Energy, Aegean. Αγοραστές σε Viohalco, Elvalhalcor, ΟΤΕ.
Συνεδρίαση δύο όψεων, η πρώτη της νέας χρηματιστηριακής εβδομάδας στο Ελληνικό
Χρηματιστήριο, με τους αγοραστές να κερδίζουν τις αρχικές εντυπώσεις, εκμεταλλευόμενοι το
ανοδικό momentum των προηγούμενων πέντε ανοδικών συνεδριάσεων, όμως μετά την
καταγραφή των υψηλών ημέρας, στις 1260 μονάδες, οι “profit takers” πήραν περισσότερες
πρωτοβουλίες, με αποτέλεσμα όχι μόνο την σταδιακή υποχώρηση του Δείκτη από τα
ενδοσυνεδριακά υψηλά, αλλά και το γύρισμά του σε αρνητικό πρόσημο, κίνηση που εξέθεσε,
εν μέρει, τους πρωινούς αγοραστές. Άσχετα με το τελικό πρόσημο του Δείκτη και τις βραχύβιες
“αναταράξεις” που μπορεί να φέρει η αυριανή είσοδος των νέων μετοχών της Εθνικής και η
σημερινή εικόνα της Αγοράς έδειξε ότι η ψυχολογία των traders είναι βελτιωμένη και αν δεν
υπάρξει ξαφνική επιδείνωση στο διεθνές χρηματιστηριακό κλίμα, δεν μπορεί να αποκλειστεί
κίνηση προς υψηλότερα επίπεδα τιμών βραχυπρόθεσμα, έστω και με βραχύβια διαλείμματα
διόρθωσης. Την βελτίωση της ψυχολογίας στο Χ.Α., επιβεβαίωσε και η αυξημένη κινητικότητα
σε τίτλους μεσαίας και μικρότερης κεφαλαιοποίησης , κίνηση που αύξησε το ενδιαφέρον και
έξω από τα στενά όρια του 25αρη. Υπενθυμίζεται ότι στην τριμηνιαία αναδιάρθρωση των
δεικτών του Οίκου FTSE Russell δεν υπήρξε κάποια προσθήκη, ή διαγραφή στους δείκτες
στους οποίους συμμετέχουν οι Ελληνικές μετοχές. Η μετοχή της Εθνικής διατηρείται στον
δείκτη FTSE All World, αλλά λόγω του placement του ΤΧΣ ο Οίκος αυξάνει, από 22 Νοεμβρίου,
τη βαρύτητα στη μετοχή από 59,61%, στο 81,61%. Από την άλλη, όλα τα παραπάνω αυξάνουν
το ενδιαφέρον, αλλά και την σπουδαιότητα των προγραμματισμένων roadshows. Πιο
συγκεκριμένα, εκτός από το προγραμματισμένο roadshow των Morgan Stanley – EXAE στο
Λονδίνο που είναι προγραμματισμένο για τις 27 – 28/11, όπου αναμένεται να συμμετάσχουν
περισσότερες από 30 Ελληνικές Εισηγμένες, ενώ έχει κληθεί και ο Έλληνας Πρωθυπουργός, κ.
Κυριάκος Μητσοτάκης, στις 11 Δεκεμβρίου 21 Εισηγμένες θα παρευρεθούν στο 25ο ετήσιο
Συνέδριο Capital Link Invest in Greece στη Νέα Υόρκη ενώ, όπως ανακοινώθηκε πρόσφατα
από τον CEO του Χ.Α., κ. Γιάννο Κοντόπουλο, το Χ.Α. θα διοργανώσει, με την JP Morgan,
επενδυτικό roadshow στη Νέα Υόρκη, στις 25 Ιανουαρίου του 2024. Να σημειωθεί ότι κατά τη
σημερινή του κίνησή του το Χ.Α., δεν πήρε βοήθειες από τις κύριες Ευρωπαϊκές Αγορές,
καθώς στις τελευταίες επικράτησαν οι μικτές διαθέσεις και οι ήπιες μεταβολές. Σύμφωνα με τις
εκτιμήσεις εγχώριων αναλυτών, “δεδομένου ότι είνα ι εβδομάδα Ευχαριστιών στις ΗΠΑ και η
Αγορά εκεί θα παραμείνει κλειστή την Πέμπτη, ενώ θα κλείσει νωρίτερα την Παρασκευή, σαν
πιθανότερο σενάριο είναι αυτό που θέλει οι Διεθνείς Αγορές να κινούνται εντός συγκεκριμένου
εύρους τιμών και χωρίς ιδιαίτερες εξάρσεις”. Ασφαλώς υπάρχει και η πιο συντηρητική σχολή
σκέψης, σύμφωνα με την οποία “μπορεί οι μετοχές να έχουν ανακτήσει το χαμένο έδαφος και η
Wall Street να δείχνει προς νέα ιστορικά υψηλά, καθώς φαίνεται πλέον λιγότερο πιθανό να
συνεχίσει η Fed να αυξάνει τα επιτόκια, όμως η Αμερικανική Οικονομία δεν παρουσιάζει ισχυρά
μακροοικονομικά στοιχεία και αυτό θέλει προσοχή. Υπενθυμίζεται ότι πρόσφατα και η
Berkshire Hathaway του του Warren Buffett, ανακοίνωσε ότι μείωσε τις θέσεις της σε αρκετές
Αμερικανικές Εταιρείες - blue chips το τρίτο τρίμηνο, ρευστοποιώντας δισεκατομμύρια δολάρια
από το χαρτοφυλάκιο μετοχών του Ομίλου”. Επιστρέφοντας στο Χ.Α. και εκτός από τις
Τραπεζικές εξελίξεις, ασφαλώς και τα αποτελέσματα των Εισηγμένων έχουν την τιμητική τους.
Σύμφωνα με την Beta Sec. , “αύριο είναι προγραμματισμένο να ανακοινώσουν αποτελέσματα
οι Motor Oil, ΟΠΑΠ, ΕΛΧΑ, Fourlis, E-Net (21/11), στις 22/11 η Lamda Development, (Aegean
τηλεδιάσκεψη), Quest, ΓΕΚΤΕΡΝΑ (23/11) και Intralot (24/11)”. Από εκεί και πέρα, δεν θα ήταν
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υπερβολή να υποστηριχθεί ότι η σημερινή συνεδρίαση ήταν γεμάτη Εθνική, καθώς ο τίτλος της
ΕΤΕ απασχόλησε το 42,4% της συνολικής μικτής αξίας συναλλαγών. Μετά την σημαντική
αποκλιμάκωση των αποδόσεων στην Αγορά ομολόγων, σήμερα δείχνουν να επιστρέφουν οι
ανοδικές διαθέσεις. Πιο συγκεκριμένα, στο 4,90% αναρριχάται η απόδοση του Αμερικανικού
2ετους τίτλου, στο 4,47% αυτή του αντίστοιχου 10ετους, στο 3,819% ανηφορίζει η απόδοση
του Ελληνικού 10ετους τίτλου. Επιστρέφοντας στο Χ.Α., ο Γενικός Δείκτης κινήθηκε μεταξύ
1260,00 (+0,76%) και 1245,38 μονάδων (-0,40%). Στις 17.00 βρέθηκε στις 1247,49 (-0,24%)
και ολοκλήρωσε τις συναλλαγές στις 1248,63 μονάδες, με ημερήσιες απώλειες 0,14%. Ο τζίρος
στα 138,1 εκατ. , από τα οποία τα 14,9 εκατ. αφορούσαν προσυμφωνημένες συναλλαγές
(ΤΕΝΕΡΓ, ΟΠΑΠ, ΑΛΦΑ, ΜΥΤΙΛ, ΟΤΕ, ΕΤΕ), ενώ ΕΤΕ και ΟΤΕ απασχόλησαν το 53% της
συνολικής μικτής αξίας συναλλαγών. Από τον συνολικό τζίρο των 138,1 εκατ., τα 127,8 εκατ.
αφορούν συναλλαγές σε μετοχές του FTSE25. Οι εκτιμήσεις των αναλυτών “ Περιμένουμε το
θετικό momentum να συνεχιστεί, με τις τράπεζες και τον ΟΤΕ να είναι στο επίκεντρο, λόγω
δημοσιευμάτων για πώληση της Θυγατρικής στη Ρουμανία ”, αναφέρει η Optima Bank. “ Το
Χ.Α αναμένεται να κινηθεί υψηλότερα, με τις επερχόμενες ανακοινώσεις αποτελεσμάτων κατά
τη διάρκεια της εβδομάδας να διατηρήσουν σε υψηλό επίπεδο το επενδυτικό ενδιαφέρον και με
την αισιοδοξία στις Ξένες Αγορές, επίσης να βοηθά σε μία μέτρια ανάκαμψη ”, σύμφωνα με την
Beta Sec. “ Αποτελέσματα 9μηνου για πλειάδα Εταιρειών ανακοινώνονται τις επόμενες ημέρες
και η εισαγωγή των νέων μετοχών της Εθνικής την Τρίτη. Το ανοδικό momentum διαμορφώνει
προϋποθέσεις συνέχισης της ανοδικής κίνησης του ΓΔ. H πλησιέστερη ισχυρή αντίσταση
εντοπίζεται στις 1264 -1270 μονάδες ”, όπως εκτιμά η Κύκλος ΑΧΕΠΕΥ. “ Στο εξωτερικό οι
Αγορές ενδεχομένως να κινηθούν εντός εύρους τιμών, δεδομένου ότι είναι εβδομάδα
Ευχαριστιών στις ΗΠΑ και η Αγορά εκεί θα παραμείνει κλειστή την Πέμπτη, ενώ θα κλείσει
νωρίτερα την Παρασκευή. Ο ΓΔΧΑ πιθανότατα να συνεχίσει την πλαγιοανοδική κίνηση, αν και
εκτιμούμε ότι είναι δύσκολη η διαφυγή πάνω από τις 1280 - 1290 μονάδες εντός εβδομάδας ”,
σημειώνει η Depolas Investment Services. “ Είχαμε πολλές φορές σχολιάσει, πως η Αγορά είχε
αυτή την επιφυλακτική εικόνα, μόνο και μόνο για να μπορέσουν τα ‘πακέτα’ να γίνουν σε
χαμηλότερα επίπεδα , όπως αναφέρει ο Ηλίας Ζαχαράκης. Από την άλλη, η υπερκάλυψη της
Εθνικής θεαματική, κάτι που προδικάζει ότι σε δεύτερη φάση το υπόλοιπο “πακέτο” μπορεί να
πουληθεί σε υψηλότερα επίπεδα. Μία Αγορά που με το ζόρι, στην πρόσφατη πτωτική περίοδο,
κατάγραφε τζίρο 70 εκατ., ξαφνικά βρέθηκε με 1 δισ. placement και μάλιστα σε ένα μόνο τίτλο.
Αυτό από μόνο του μας δείχνει ότι οι Θεσμικοί Ξένοι επενδυτές είναι εδώ και έτοιμοι να
επενδύσουν στην Ελληνική Αγορά μέσο-μακροπρόθεσμα. Οι περισσότεροι Έλληνες “
πιάστηκαν στον ύπνο ” με μετρητά, με την εικόνα της Αγοράς την τελευταία περίοδο. Το μόνο
σίγουρο είναι ότι θα εισέλθουν αργά, ή γρήγορα. Οι Ξένοι βοήθησαν σημαντικά στην κίνηση και
της Ελληνικής Αγοράς, μετά τις εικασίες ότι κάπου εδώ τα επιτόκια θα σταματήσουν την άνοδο.
Είχαμε σχολιάσει επίσης ότι τα κλεισίματα βιβλίων του Νοεμβρίου θα παίξουν τον ρόλο τους,
με την άνοδο να ξεδιπλώνεται επιθετικά μετά τα μέσα του μήνα. Τα Ελληνικά κλεισίματα
έρχονται τέλος έτους και συνήθως και το ξεκίνημα του επόμενου έτους είναι θετικό. Δεν πρέπει
να αφήνουμε την ψυχολογία να μας επηρεάζει, μιας και τις περισσότερες φορές είναι λάθος. Η
τεχνική ανάλυση είναι ο βοηθός για να αποφύγουμε λάθος εκτιμήσεις, μιας και ακόμα με τα
όποια λάθη, μπορεί να μας δώσει σημαντικές αποδόσεις σε δύσκολες περιόδους. Τεχνικά
τώρα, βραχυπρόθεσμα, πιάσαμε τον στόχο που είχαμε θέσει στην ζώνη του 1265 στον ΓΔ, με
το επίπεδο να χρειάζεται προσοχή στην παρούσα, μιας και δεν ξέρουμε αν μπορεί να
καταφέρει ανοδική διαφυγή με την πρώτη δοκιμή. Από την άλλη, κοιτώντας τα εβδομαδιαία
διαγράμματα, έχουμε τους ταλαντωτές μας σε πολύ καλό επίπεδο για το επόμενο διάστημα, αν
η Αγορά συνεχίσει, με τον Τραπεζικό να έχει δώσει σήματα σε εβδομάδα τόσο σε τιμές, όσο
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και σε ταλάντωση. Δεν θέλουμε να μπούμε σε διαδικασία μεγάλων στόχων μεσοπρόθεσμα,
μιας και θα ακολουθήσουμε μέρα με την μέρα τις εξελίξεις. Θυμίζουμε ότι ο Όμιλος Viohalco
“γεννάει” κέρδη αυτή την περίοδο, μιας και Μητρική οι Θυγατρικές κάνουν συνήθως “end year
rally”. Η αύξηση του τζίρου μπορεί να δώσει σημαντική ορμή και στον τίτλο της ΕΧΑΕ , που
σίγουρα θα αυξήσει σημαντικά τζίρο και κέρδη τα επόμενα τρίμηνα. Η μεσαία κεφαλαιοποίηση
έχει κερδίσει το χαμένο έδαφος και μετά τον Τραπεζικό υπεραποδίδει έναντι των άλλων. Η
Τρίτη είναι σημαντική συνεδρίαση, μιας και θα εισαχθούν οι νέοι τίτλοι της Εθνικής και υπάρχει
περίπτωση πίεσης στον τίτλο. Η αισιοδοξία επανέρχεται σταδιακά στο σύνολο των επενδυτών
και πλέον η Αγορά φαίνεται να αυξάνει σημαντικά τον τζίρο της. Η Κυβέρνηση, μετά από
πολλά χρόνια, προσέχει την Χρηματαγορά , μιας και οι περισσότεροι έχουν συνειδητοποιήσει
ότι μπορεί να προσφέρει σημαντικά στην Ελληνική Οικονομία. Άλλωστε μην ξεχνάτε ότι
μπροστά της έχει την Ιδιωτικοποίηση του Ελ. Βενιζέλος, με το στοίχημα της επιτυχίας να είναι
μεγάλο. Σε εκδήλωση που βρέθηκε ο Υφυπουργός Οικονομικών, Χάρης Θεοχάρης, σημείωσε
πως “το Χρηματιστήριο και η ανάπτυξή του είναι σημαντική για την Οικονομία και θα κάνει ότι
είναι δυνατόν να το βοηθήσει”. Καλώς, η κακώς, την τελευταία 20ετια, οι περισσότερες
Κυβερνήσεις δεν θέλουν να ακουμπήσουν το θέμα Χρηματιστήριο, μετά τα σκάνδαλα στην
αρχή του αιώνα. Πλέον καταλαβαίνουν, ότι με σωστές κινήσεις μόνο θετικό πρόσημο μπορεί να
δώσει στην Οικονομία και την μεγέθυνσή της. Πλέον όλο και περισσότεροι αρχίζουν να
κινούνται. Ακόμα και η Περιφέρεια σε αρκετές περιπτώσεις έχει την τιμητική της. Οι ΜΕΖΖεδες
φαίνεται να έχουν ενδιαφέρον και πάνε για μία έξαρση τιμών. Η ερώτηση είναι αν η CENERGY
προχωρήσει με placement, ή με Α.Μ.Κ.. Η λογική λέει Α.Μ.Κ., αλλά ποτέ δεν ξέρεις με τον
Στασινόπουλο. Περιμένουμε αποτελέσματα και από την αδικημένη ΕΛΧΑ που έχει προχωρήσει
σε τεράστιες επενδύσεις και συνεχίζει. Έτσι όπως πάει η κατάσταση στον Όμιλο, σε λίγο τα
Οινόφυτα θα ονομάζονται Viohalco. Τα telecoms Παγκοσμίως βρίσκονται σε αδράνεια
χρηματιστηριακά και ελπίζουμε αυτός να είναι ο μόνος λόγος που ο ΟΤΕ έχει αυτή την εικόνα.
Δεν θέλουμε να πιστεύουμε ότι η DEUTCHE έχει σκοπό την έξοδο”, σημειώνει ο κ. Ζαχαράκης
(πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος Fast Finance ΑΕΠΕΥ).
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Ο Μητσοτάκης στο Λονδίνο, οι προκρατήσεις του τουρισμού, ο αθόρυβος Ιάπωνας, τα
βαριά ονόματα στα αιολικά και το deal Attica-ΑΝΕΚ ///
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
-Χαίρετε, λοιπόν τα καλά νέα της εβδομάδας που ξεκίνησε είναι ότι αν κατέβει κάποιος στο
κέντρο της Αθήνας θα δει ότι -εκτός από την πολύ κίνηση, που για τους καταστηματάρχες είναι
καλό, όχι βέβαια και για όσους χρησιμοποιούν τα αυτοκίνητά τους- έχει ακόμα και πολλούς
τουρίστες, ασυνήθιστο φαινόμενο για τέλη Νοεμβρίου. Ρώτησα έναν από τους βασικούς
τουριστικούς παράγοντες της χώρας και μου είπε ότι αυτή τη στιγμή οι προκρατήσεις για το
2024 είναι τετραπλάσιες (ναι, μάλιστα!) από την ίδια περίοδο πέρυσι. Δεν ξέρω αν είναι ο
πόλεμος στη γειτονιά που διώχνει κόσμο από το Ισραήλ, την Τουρκία και τις αραβικές χώρες
και εντέλει θα φέρει εδώ τους τουρίστες, μακάρι, αρκεί να μην έχουμε κανένα κακό το οποίο
όλοι (ή σχεδόν όλοι) απευχόμεθα. Μακάρι να δούμε καλύτερη χρόνια το 2024 από φέτος στον
τουρισμό που ήταν όντως η καλύτερη της ιστορίας της Ελλάδας, με πάνω από 20 δισ. ευρώ
έσοδα (έστω και με τη βοήθεια του πληθωρισμού).
Μητσοτάκης, Λονδίνο, επενδύσεις
-Τώρα προς το τέλος της εβδομάδας ο Μητσοτάκης θα πάει στο Λονδίνο όπου θα έχει αρκετές
και ουσιαστικές επαφές και συζητήσεις με εκπροσώπους από τους πιο μεγάλους επενδυτικούς
οίκους (παίζει και να δει τον Σούνακ) σε μια περίοδο -η αλήθεια είναι- που η Ελλάδα... πουλάει
σαν ζεστό ψωμί. Ποιος περίμενε πριν από πέντε χρόνια, που η κεφαλαιοποίηση όλων των
τραπεζών μαζί ήταν 1 δισ. ευρώ, να συγκεντρώνονται 8,5 δισ. ευρώ κεφαλαία για την αγορά
του 20% της Εθνικής Τράπεζας ή για την είσοδο ισχυρού στρατηγικού παίκτη στην Alpha Bank
(Unicredit); Όλο αυτό φυσικά έχει σίγουρα να κάνει με την ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας
της χώρας και με την «απώλεια κινδύνου» να αποσταθεροποιηθεί πολιτικά η χώρα, κάτι που οι
ξένοι επενδυτές το σκέφτονταν και το λάμβαναν υπόψη μέχρι τις εκλογές του Ιουνίου, ενώ
τώρα είμαστε στη φάση που ψάχνουμε για αντιπολίτευση. «Τώρα δεν έχουμε τον κίνδυνο να
πέσει ο Μητσοτάκης, τώρα μπορεί να του προτείνουν τη θέση της φον ντερ Λάιεν», μου είπε
πολύ γνωστός επενδυτής. Νομίζω ότι το καλύτερο θα ήταν να κάνει μια ακόμη θητεία η
Ούρσουλα και μετά!
Το Μαξίμου για το ΠΑΣΟΚ
-Οι ενδείξεις και από την έρευνα της Marc για το κυριακάτικο Θέμα είναι σαφείς: ο ΣΥΡΙΖΑ
πέφτει χωρίς φρένο και το ΠΑΣΟΚ «τσιμπάει», ανεβαίνοντας στη δεύτερη θέση. Η τάση δεν
έχει περάσει απαρατήρητη από το Μαξίμου που έχει αρχίσει μάλιστα και τις αντιπαραθέσεις με
τη Χαριλάου Τρικούπη για μια σειρά θεμάτων, αφού με τον ΣΥΡΙΖΑ… δουλειά δεν γίνεται.
Πάντως, η πρώτη εκτίμηση ανθρώπου που ασχολείται με την εκλογική στρατηγική είναι ότι ο
Ανδρουλάκης θα πάει μέχρι τις ευρωεκλογές να «σκουπίσει» όποια ψήφο μπορεί από τα
αριστερά του. Και οι διαρροές από τον ΣΥΡΙΖΑ προς το ΠΑΣΟΚ δεν είναι αμελητέες, μιλάμε για
σχεδόν 10%.
Οι μεταρρυθμίσεις και οι κεντρώοι
-Βεβαίως, το κρίσιμο ερώτημα είναι τι γίνεται με τους κεντρώους ψηφοφόρους, πολλοί εκ των
οποίων έχουν ψηφίσει ΠΑΣΟΚ ή προέρχονται από το ΠΑΣΟΚ στο παρελθόν. «Γι’ αυτό έχει
σημασία να τρέξουμε τις μεταρρυθμίσεις και να έχουμε μετρήσιμα αποτελέσματα να δείξουμε»,
μου έλεγε πασοκογενής του Μαξίμου (είναι και πολλοί). Η εκτίμησή του είναι ότι οι κεντρώοι
ψηφοφόροι θέλουν αποτέλεσμα, συνεπώς -εφόσον εκτιμήσουν ότι η κυβέρνηση το παράγει και
το πολιτικό της ύφος παραμένει αυτό που στήριξαν- δεν έχουν λόγο να μετακινηθούν.
Η επιστροφή Λοβέρδου
-Μιας και πιάσαμε τα πασοκικά, να σας ενημερώσω ότι απόψε ο Ανδρέας Λοβέρδος
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παρουσιάζει το προσωπικό του μανιφέστο στις 18:30 το απόγευμα (αν θέλετε να πάτε,
δηλαδή). Καλά, το ότι φλερτάρει με τη ΝΔ δεν είναι μυστικό, το έχουν καταλάβει και οι πέτρες.
Ο ίδιος δεν θα το πει όμως ακόμα. Θα περιγράψει τις θέσεις του για οχτώ κεντρικά θέματα σε
όλο το φάσμα και θα δηλώσει πολιτικά «παρών» και ενόψει ευρωεκλογών. Το γραφείο του έχει
κάνει μια κινητοποίηση και φίλοι του θα είναι παρόντες στο ακροατήριο. Τώρα, αν οι
περισσότερες θέσεις του συμπίπτουν με αυτές της ΝΔ, τι να πω, συμβαίνουν και αυτά. Πάντως
η φημολογία ότι ο Α. Λοβέρδος έχει κλείσει μια θέση για υποψηφιότητα στην Ευρωβουλή με τη
ΝΔ δεν επιβεβαιώνεται.
Η γραμματέας και το μασάζ
-Και ενώ όλα αυτά συμβαίνουν, ο Μητσοτάκης θα είναι σήμερα το απόγευμα ξανά στα γραφεία
της ΝΔ για τη συνεδρίαση της Πολιτικής Επιτροπής του κόμματος που θα εκλέξει τη Μαρία
Συρεγγέλα νέα γραμματέα. Οι υπογραφές έχουν κατατεθεί, η διαδικασία είναι τυπική, αλλά η
τοποθέτηση του προέδρου έχει ενδιαφέρον. Και οι νεοδημοκράτες ένα «μασάζ» από καιρού εις
καιρόν το χρειάζονται άλλωστε.
ΣΥΡΙΖΑ
-Σε άλλα νέα της ημέρας, ρώτησα την πηγή μου στον ΣΥΡΙΖΑ τι καταλαβαίνει με τους
«απέναντι του Κασσελάκη» για να εισπράξει την απάντηση: Δεν υπάρχουν απέναντι, οι…
απέναντι είναι οι εκτός, αυτός έχει μείνει εντός μόνος με τον Πολάκη, τον Λαζόπουλο και κάτι
τρολ να τον υποστηρίζουν ανοιχτά. Ολοι οι άλλοι που δεν φεύγουν, σιωπούν αποσβολωμένοι
από τις κινήσεις και τα λεγόμενα αυτού του τύπου, είναι τόσες οι χοντράδες που κάνει και που
λέει κάθε μέρα που δυσκολεύονται να κατανοήσουν πώς θα φτάσουν έστω μαζί του έως τις
ευρωεκλογές, κάτι που τους ζήτησε ο Τσίπρας και είναι λογικό προκειμένου να θέσουν θέμα
μετά αν πάει χαμηλά. Σιγά μη φύγει…
Τι λένε στο Μ.Μ. για τις τράπεζες
-Οπως είπε ο Μποδοσάκης κι είχε επαναλάβει ο Σ. Κόκκαλης, δυο μορφές της
επιχειρηματικότητας με διαφορετικές πρακτικές, φιλοσοφία και επιτεύγματα, δεν τα βάζεις με το
γκουβέρνο, θέλοντας να τονίσουν την ισχύ που έχει στην Ελλάδα η βούληση της εκάστοτε
κυβέρνησης. Για αυτό και η στήλη ξεκινά σήμερα τα νέα της αγοράς από τα κυβερνητικά
σχέδια. Λοιπόν στο Μ.Μ είναι πανευτυχείς για τις αποεπενδύσεις του ΤΧΣ. Θεωρούν ότι Alpha
Bank - Unicredit ήταν ένα καλό deal που λειτούργησε ενισχυτικά και για το placement της
Εθνικής. Ειδικά για την ΕΤΕ στέκονται στην ποιότητα των επενδυτών και λένε χαρακτηριστικά
πως τα hedge funds πήραν μόνον το 4% των μετοχών που ζήτησαν κι ότι το 50% του βιβλίου
το "έχτισαν" μακροπρόθεσμοι επενδυτές. Είναι επίσης ευχαριστημένοι με το ΤΧΣ και τον Η.
Ξηρουχάκη και αναγνωρίζουν πως έγινε πολύ και σωστή δουλειά από το Ταμείο για να
φτάσουμε στο σημείο που είμαστε με την πρόοδο της αποεπένδυσης.
Τα σχέδια για Helleniq Energy (πρώην ΕΛΠΕ)
-Οσον αφορά τα επόμενα βήματα, στο Μ.Μ με κατηγορηματικότητα λένε πως δεν αλλάζει το
πλάνο της αποεπένδυσης και η Τράπεζα Πειραιώς πάει για την Ανοιξη. Επιμένουν ιδιαίτερα
στο χρονοδιάγραμμα για Τράπεζα Πειραιώς επειδή υπάρχουν στο τραπέζι και άλλα σχέδια.
Πάμε Φεβρουάριο για την εισαγωγή του Ελευθέριος Βενιζέλος στο ΧΑ, ενώ (και εδώ είναι η
είδηση) είναι πιθανόν να προηγηθεί η Helleniq Energy. Μετά τη συγκεκριμένη πληροφορία η
στήλη έκανε ρεπορτάζ και αναφέρει πως για την πώληση μεριδίου των ΕΛΠΕ στις αγορές
υπάρχουν σε εξέλιξη προχωρημένες διεργασίες και η συζήτηση αφορά ποσοστό έως 15%, με
πιθανότερο να διατεθεί το 10 ως 12%.
Σενάρια και πραγματικότητα για το 27% της Τράπεζας Πειραιώς
-Ενα λεπτό σημείο που θέλει προσοχή είναι η πώληση του 27% της Τράπεζας Πειραιώς που
έχει το ΤΧΣ. Η πληροφόρηση από τα επίσημα κανάλια συμπίπτει με το χρονοδιάγραμμα του
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ΜΜ που αναφέραμε παραπάνω: Στις 29 Φεβρουαρίου 2024 η Πειραιώς θα ανακοινώσει
αποτελέσματα χρήσης 2023 και αμέσως μετά τον Μάρτιο θα πατηθεί το κουμπί, με ιδανικό
στόχο το 27% ή και το 20%, αν και με τα ποσοστά καλύτερα να είμαστε επιφυλακτικοί γιατί
εξαρτάται τι καιρό θα κάνει τότε στις αγορές. Το σενάριο αυτό φαίνεται λογικό και το ενισχύουν
οι πληροφορίες ότι ο Χ. Μεγάλου κοίταξε μήπως δώσει το 12% εδώ και τώρα, αλλά δεν
στάθηκε εφικτό καθώς αυτήν την Πέμπτη είναι thanks giving, οι αγορές κλείνουν και τα παιδιά
της Wall Street ετοιμάζονται να ξοδέψουν το bonus στο Ασπεν. Βάσει αυτού του σκεπτικού το
πιθανότερο είναι η Τράπεζα Πειραιώς να πάει για τον Μάρτιο 2024, εκτός κι αν ο Χ. Μεγάλου
μπορέσει να εφαρμόσει το "μοντέλο Ψάλτη". Βρει, δηλαδή, ιδανικά κάποια ξένη τράπεζα ή
έστω κάποιο μακροπρόθεσμο επενδυτικό οργανισμό που θα προσφερθεί να αγοράσει μετοχές
της Τράπεζας Πειραιώς. Σε αυτή την περίπτωση τα κεφάλαια έρχονται από ένα πορτοφόλι
(όπως συνέβη με τη Unicredit) οπότε μπορεί να γίνει συναλλαγή (που λέει ο λόγος) ακόμη και
24/12. Επιπλέον, αν η επωνυμία του αγοραστή έχει βαρύτητα, τότε η Κυβέρνηση δεν θα
επιμείνει στο χρονοδιάγραμμά της. Στην αγορά κάποιοι υποστηρίζουν ότι η Santader έχει
βλέψεις και σχέδια επέκτασης, ο Μεγάλου είναι βέβαιο ότι έχει σημαντικές ικανότητες στο
investment banking, με την ηγεσία του ΤΧΣ διατηρεί άριστες σχέσεις και επιπλέον τα
Χριστούγεννα είναι εποχή θαυμάτων. Τι να σας πω; Ομολογώ ότι δεν έχω ιδέα, οπότε
κρατήστε το επίσημο σενάριο για Μάρτιο 2024 κι αν αιφνιδιαστούμε από τις εξελίξεις για καλό
θα είναι.
Ο αθόρυβος Ιάπωνας που έρχεται στην Αθήνα για δουλειές
-Σήμερα – αύριο, κάτι τέτοιο, φθάνει στην Αθήνα ο Χίρι Κιμούρα, CFO και Αντιπρόεδρος της
ΝΤΤ Data, δηλαδή του ιαπωνικού ΟΤΕ. Ο Χίρι μας έρχεται επικεφαλής αντιπροσωπείας
στελεχών τόσο από το ευρωπαϊκό τμήμα, όσο και από τη μητρική στην Ιαπωνία. Η ΝΤΤ Data
τον τελευταίο ενάμιση χρόνο έχει δημιουργήσει υποδομή στην Ελλάδα, απασχολεί περίπου
100 άτομα και αναλαμβάνει διάφορα έργα. Ο λόγος της επίσκεψης του Κιμούρα και της
αποστολής που τον συνοδεύει είναι να κάνουν επαφές και να υποστηρίξουν την εταιρία τους
στην Ελλάδα, καθώς τα σχέδια που έχουν είναι ως το 2026 να φτάσει το δυναμικό της ΝΤΤ
Data στην Ελλάδα τα 600 άτομα. Σημειώστε πως οι Ιάπωνες -αθόρυβα τα τελευταία 3-4
χρόνια, με την ΝΤΤ Data και την Japan Tobacco International (ΣΕΚΑΠ)- εξελίσσονται σε
σοβαρούς ξένους επενδυτές για τη χώρα μας. Για την ιστορία, σε ΝΤΤ Data και JTI βασικός
μέτοχος είναι το ιαπωνικό δημόσιο.
ΔΕΗ, Κοπελούζος, Motor Oil και οι business στη θάλασσα
-Τα υπεράκτια αιολικά είναι ο τομέας που θα σηκώσει μεγάλα deals μεταξύ ελληνικών
ενεργειακών ομίλων με διεθνείς κολοσσούς το επόμενο διάστημα. Η πρώτη ελληνική εξόρμηση
στις θάλασσες προετοιμάζεται από τη ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ και τον όμιλο Κοπελούζου, που είναι οι
εταιρείες στις οποίες δόθηκαν οι πρώτες άδειες ερευνών για τα πιλοτικά έργα στον Έβρο. Οι
δύο όμιλοι προετοιμάζονται να συνεργαστούν τουλάχιστον σε επίπεδο μελετών. Υπάρχουν
όμως τουλάχιστον τρεις μνηστήρες που έχουν σηκώσει τις κεραίες τους και αναζητούν
πολυεθνικές νύφες και οι οποίοι βρίσκονται σε συζητήσεις για να καταλήξουν στα σχήματα με
τα οποία θα κάνουν το επόμενο βήμα. Η μία είναι η ΔΕΗ, η συνεργασία της οποίας αναμένεται
με πολύ μεγάλο ενδιαφέρον. Έχει εμφανιστεί κατά καιρούς να συνομιλεί με την Total Εnergy
και άλλους διεθνείς παίκτες, όμως επίσημες ανακοινώσεις δεν υπάρχουν. Η δεύτερη είναι η
Motor Oil για την οποία υπήρξαν πληροφορίες ότι θα συνεταιριζόταν ώστε να συμμετάσχει στα
πρώτα πιλοτικά έργα, κάτι που όμως δεν επιβεβαιώνεται (χωρίς να αποκλείεται να τη δούμε
στην επόμενη φουρνιά των πιλοτικών, που ψιθυρίζεται ότι ετοιμάζονται) και ο άλλος είναι ο
όμιλος Κοπελούζου, ο οποίος επίσης αναζητά διεθνή εταίρο και είναι σε σχετικές συζητήσεις.
Η γερμανική ατυχία με τις ανεμογεννήτριες
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-Η προετοιμασία έχει ξεκινήσει όπως και τα ταξίδια που διοργανώνουν διεθνείς κολοσσοί για
να δείξουν την τεχνογνωσία τους, χωρίς φυσικά να λείπουν και τα ευτράπελα. Ένα από αυτά
τα ταξίδια διοργάνωσε προ αρκετών εβδομάδων και η γερμανική RWE, η οποία στην Ελλάδα
έχει δύο συνεταίρους: τη ΔΕΗ στα φωτοβολταϊκά και τη Helleniq Energy (πρώην ΕΛΠΕ) στα
υπεράκτια αιολικά. Σκέφτηκαν λοιπόν οι Γερμανοί ότι θα ήταν καλό, μαζεύοντας τους
ανθρώπους που κινούν τα νήματα στην εγχώρια αγορά των off shore, να τους πάνε ένα ταξίδι
στη Νορβηγία, μια χώρα που έχει ανοίξει την αγορά της υπεράκτιας αιολικής ενέργειας, για να
τους δείξουν ένα έργο που έχουν σε λειτουργία στη Βόρεια Θάλασσα. Φαίνεται όμως ότι ο
διάβολος έχει πολλά ποδάρια και την ημέρα που επισκέφτηκαν το αιολικό οι ανεμογεννήτριες
δεν δούλευαν! Έτσι η ελληνική κουστωδία έμεινε να θαυμάζει το διπλανό έργο της νορβηγικής
Equinor που ήταν το πρώτο πλωτό αιολικό πάρκο που εγκαταστάθηκε στον κόσμο το 2009 και
δουλεύει ρολόι!
Η «σφραγίδα» στο deal Attica Συμμετοχών - ΑΝΕΚ, το κούρεμα και οι νέες επενδύσεις
-Οι μέτοχοι των Attica Συμμετοχών και ΑΝΕΚ κλειδώνουν την Τετάρτη το πολυσυζητημένο deal
των δύο ακτοπλοϊκών εταιρειών. Μετά το ΟΚ από την Επιτροπή Ανταγωνισμού, έφτασε η ώρα
των μετόχων και έτσι σε έκτακτες ΓΣ που πραγματοποιούνται μεθαύριο το πρωί στα Χανιά
(ΑΝΕΚ) και το απόγευμα της ίδιας ημέρας στην Καλλιθέα (Attica), καλούνται να εγκρίνουν τη
συγχώνευση δια απορροφήσεως της ΑΝΕΚ από την Attica. Πρακτικά πρόκειται για τη διάσωση
της επί μακρόν ζημιογόνου ΑΝΕΚ που στο τέλος του περασμένου Ιουνίου είχε αρνητικό
κεφάλαιο κίνησης 300 εκατ., αρνητικά ίδια κεφάλαια 92 εκατ. και βραχυπρόθεσμες δανειακές
υποχρεώσεις 270 εκατ. ευρώ. Σύμφωνα με το Σχέδιο Σύμβασης Συγχώνευσης, η Attica θα
εκδώσει 27.358.350 νέες μετοχές, οι οποίες θα διατεθούν στους μετόχους της ΑΝΕK, με
προτεινόμενη σχέση ανταλλαγής 0,1217 μετοχές της Attica προς 1 κοινή ή προνομιούχο
μετοχή της κρητικής εταιρείας. Η προτεινόμενη συγχώνευση περιλαμβάνει επίσης συμφωνία
μεταξύ της ATTICA με πιστωτές (Τράπεζα Πειραιώς, Allpha Bank, Astir NPL Finance, Cross
Ocean) και μέτοχους που εκπροσωπούν ποσοστό 57,70% του συνολικού μετοχικού κεφαλαίου
της ΑΝΕΚ για να διαγράψουν απαιτήσεις τους ύψους 195 εκατ. ευρώ, «κούρεμα» της τάξης του
70%. Όπως αναφέρεται στο Σχέδιο Σύμβασης Συγχώνευσης για τις δύο εταιρείες, που από το
2011 συνεργάζονται στα δρομολόγιά τους έχοντας συνάψει κοινοπραξία εσόδων, η
συγχώνευση θα οδηγήσει στη δημιουργία της δεύτερης μεγαλύτερης εταιρίας επιβατηγού
ναυτιλίας στην Ευρώπη, με κριτήριο τη χωρητικότητα επιβατών. Η Attica σχεδιάζει να
διατηρήσει τα σήματα της ΑΝΕΚ, ενώ θα επενδύσει 20 εκατ. περίπου για την εγκατάσταση
συστημάτων καθαρισμού καυσαερίων (scrubbers) σε δύο πλοία της ΑΝΕΚ και επιπλέον 11,3
εκατ. σε συντήρηση των πλοίων της. Τα οφέλη που θα προκύψουν από την επένδυση σε
scrubbers εκτιμάται ότι θα είναι περίπου 9,5 εκατ. και θα καταστήσουν τα πλοία ανταγωνιστικά
στις γραμμές που δραστηριοποιούνται.
Χρηματιστήριο: Μόνον πέντε φορές σε 20 χρόνια
-Μετρημένες στα δάκτυλα του ενός χεριού είναι οι χρηματιστηριακές συνεδριάσεις των
τελευταίων 2 δεκαετιών με τζίρο μεγαλύτερο του 1 δισ. ευρώ, όπως αυτή της περασμένης
Παρασκευής (λόγω Εθνικής Τράπεζας). Στις 20 Ιουλίου του 2005, στις 2 Μαρτίου 2006, στις 29
Ιουνίου 2007 και στις 15 Μαΐου 2008, είναι οι χρηματιστηριακές συνεδριάσεις με τζίρο άνω του
1 δισ. Ειδικά η τελευταία, στις 15/5/2008, θα μας μείνει αξέχαστη, αφού η μεταβίβαση των
μετοχών του ΟΤΕ στην Deutsche Telekom ανέβασε τον τζίρο της αγοράς στα 3 δισ. ευρώ. Την
περασμένη Παρασκευή, εκτός από τα πακέτα της Εθνικής Τράπεζας, είδαμε κι άλλες
ενδιαφέρουσες προσυμφωνημένες συναλλαγές στη Fourlis (για στήριξη της Trade Estates),
στην Intralot και στον ΟΠΑΠ.
H CENERGY για τα μεγάλα σαλόνια
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-Από την πολύ ενδιαφέρουσα παρουσίαση της περασμένης Παρασκευής, στους
χρηματιστηριακούς αναλυτές, τα καλά αποτελέσματα του 9μήνου για τη Cenergy ήταν ίσως το
λιγότερο ενδιαφέρον θέμα συζήτησης. Το ιστορικά υψηλό ανεκτέλεστο παραγγελιών πάνω από
3 δισ. και τα δυνατά περιθώρια κερδοφορίας στις μεγάλες συμβάσεις που υπογράφει,
αντιθέτως, δείχνουν ότι η εταιρεία έχει εξασφαλίσει το -καλό της- μέλλον για τα επόμενα 3
χρόνια τουλάχιστον. Στην Ελλάδα ξεκινά το μεγάλο πάρτι με τα υπεράκτια αιολικά πάρκα που
εμφανίζει μεγάλο ενδιαφέρον όχι μόνο για τη μείωση της εξάρτησης της χώρας από τα ορυκτά
καύσιμα, αλλά και για τις πολύ καλές ταρίφες που υπόσχεται (όπως συνήθως συμβαίνει στην
έναρξη μιας τόσο μεγάλης νέας επενδυτικής δραστηριότητας). Η λειτουργική κερδοφορία της
Cenergy αυξήθηκε κατά 53% και τα καθαρά κέρδη μετά από φόρους διαμορφώθηκαν σε 47,2
εκατ. ευρώ, αυξημένα κατά 7% σε σχέση με την αντίστοιχη περσινή περίοδο.
Τρία σενάρια για τον Σαράντη
-Μεγάλη κινητικότητα για τη μετοχή της Σαράντης, αυξημένη συναλλακτική δραστηριότητα και
θετικό πρόσημο σ’ ένα τρίμηνο που ο Γενικός Δείκτης κινήθηκε πτωτικά. Με πωλήσεις της
τάξης του μισού δισ. εκατομμυρίου ευρώ και αυξημένα κέρδη προ φόρων τόκων και
αποσβέσεων (EBITDA), ο όμιλος Sarantis έχει μπροστά του 3 εναλλακτικά σενάρια: Είτε έχει
προσελκύσει κάποιον ισχυρό στρατηγικό επενδυτή, είτε έχει στόχο να συγκεντρώσει τις
μετοχές για κάποιου είδους πώληση του Ομίλου, είτε γίνονται μεταβιβάσεις εταιρικών μεριδίων
ανάμεσα στους βασικούς μετόχους (π.χ. μεταξύ των αδελφών, ο ένας πουλάει στον άλλο
κ.λπ.).
Συγκεντρώνονται μεγάλα ονόματα για το Davos
-Η ελληνική οικονομία δείχνει να πηγαίνει καλά, γι’ αυτό έχει ξεκινήσει μια εκστρατεία διεθνούς
προβολής των μεγεθών της στις μεγάλες αγορές του εξωτερικού. Έχουμε το roadshow του
Λονδίνου, το συνέδριο της Capital Link στη Νέα Υόρκη και αμέσως μετά, στα μέσα Ιανουαρίου,
το Παγκόσμιο Φόρουμ του Νταβός. Φέτος, το Greek House Davos θα έχει πολύ μεγαλύτερο
χώρο, στον κεντρικό δρόμο του ελβετικού χωριού για τις εκδηλώσεις του, ενώ -εκτός από τις
υψηλές κυβερνητικές συμμετοχές- έχουν ήδη επιβεβαιώσει την παρουσία τους διεθνείς
προσωπικότητες όπως ο David Rubinstein του Carlyle Group, η Chairy Blair, αλλά και
εκπρόσωποι ενεργειακών και τραπεζικών κολοσσών και από τις δύο πλευρές του Ατλαντικού
Οι βαριά φορτωμένες Κεντρικές Τράπεζες
-Οι μεγάλες κεντρικές τράπεζες του πλανήτη, τα τελευταία 15 χρόνια (από την εποχή της
Lehman Brothers και μετά), ήταν υποχρεωμένες να παρεμβαίνουν διαρκώς στις αγορές για να
αποσοβήσουν καταστροφικές κρίσεις στην πραγματική οικονομία. Οι Financial Times αυτό το
σαββατοκύριακο ανέλυσαν τους ισολογισμούς των κεντρικών τραπεζών οι οποίοι είναι
φορτωμένοι με ομόλογα που ξεπερνούν τις δυνατότητές τους. Ήδη η Τράπεζα της Αγγλίας
ξεκίνησε να πουλά μαζικά τα ομόλογα που έχει στον ισολογισμό της. Η Ευρωπαϊκή Κεντρική
Τράπεζα που έχει το σοβαρότερο πρόβλημα, αφού ο ισολογισμός της αντιστοιχεί στο 50% του
ΑΕΠ των χωρών που εκπροσωπεί, έχει ξεκινήσει τις «μη ανανεώσεις» ομολόγων που λήγουν.
Η Federal Reserve έχει ισολογισμό που αντιστοιχεί στο 30% του θηριώδους αμερικανικού
ΑΕΠ, αλλά το πρόβλημά της είναι ότι δύσκολα βρίσκει αγοραστές για τα ομόλογα που εκδίδει.
Γι’ αυτό είναι αναγκασμένη να ανεβάζει διαρκώς τα επιτόκια κι αυτό έχει προφανείς δυσάρεστες
παρενέργειες στην καθημερινότητα των Αμερικανών. Όπως το είπε ο Αμερικανός
δισεκατομμυριούχος επενδυτής Ρέι Ντάλιο, ιδρυτής της Bridgewater Associates, ενός από τα
μεγαλύτερα hedge funds στον κόσμο: «Όταν τα επιτόκια ανεβαίνουν, η κεντρική τράπεζα
πρέπει να κάνει μια επιλογή: Να τα αφήσει να ανέβουν και να έχει τις ανάλογες συνέπειες ή να
τυπώσει χρήμα και να αγοράσει αυτά τα ομόλογα. Και αυτό έχει πληθωριστικές συνέπειες».
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Μεγάλες προσδοκίες για το Χρηματιστήριο Αθηνών και τα ελληνικά ομόλογα το 2024
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Της Ελευθερίας Κούρταλη
Μεγάλες προσδοκίες για ένα καλό κλείσιμο του έτους και ένα αρκετά θετικό 2024 έχουν
καλλιεργηθεί στη Λεωφόρο Αθηνών, με τα σημαντικά roadshows που θα φανερώσουν τις
διαθέσεις των ισχυρών επενδυτών απέναντι στην ελληνική αγορά να είναι μπροστά μας το
αμέσως επόμενο διάστημα. 
Με αφορμή τις ταχείες εξελίξεις στις ελληνικές τράπεζες, με την αποεπένδυση του Ταμείου
Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας να επιταχύνεται, το Χρηματιστήριο Αθηνών έχει έναν
σημαντικό καταλύτη για αυτονόμηση το επόμενο διάστημα. Αναλυτές είχαν επισημάνει εδώ και
καιρό πως η αποεπένδυση του ΤΧΣ από τις ελληνικές τράπεζες θα αποτελούσε τον καταλύτη
για την επιστροφή του επενδυτικού ενδιαφέροντος στο Χ.Α., το οποίο, έπειτα από τα υψηλά
εννέα ετών που είχε αγγίξει το καλοκαίρι, ακολούθησε μια υποτονική πορεία.
Εάν αυτό συνδυαστεί με τις εκτιμήσεις για υπεραπόδοση της ελληνικής οικονομίας το 2024 σε
σχέση με την Ευρωζώνη και το γεγονός ότι η επενδυτική βαθμίδα από όλους τους οίκους
αξιολόγησης είναι εξαιρετικά πιθανή το επόμενο έτος –απομένει να δοθεί από Fitch και
Moody’s–, διευκολύνοντας έτσι τον δρόμο προς την ένταξη του Χ.Α. στην πίστα των
ανεπτυγμένων αγορών, τα ισχυρά κέρδη που σημειώνει ο Γενικός Δείκτης φέτος, τα οποία
ξεπερνούν το 30% και είναι από τα υψηλότερα διεθνώς, δεν τα εμποδίζει τίποτα από το να
συνεχιστούν.
"Ψηφίζουν" ελληνικές μετοχές για το 2024
Οι διεθνείς οίκοι εμφανίζονται, μάλιστα, αισιόδοξοι για το Χ.Α. το επόμενο διάστημα. Η
Goldman Sachs, στην έκθεση στρατηγικής για τις αναδυόμενες αγορές το επόμενο έτος,
προβλέπει ότι ο Γενικός Δείκτης θα διαμορφωθεί στις 1.325 μονάδες στο τέλος του 2024,
καταγράφοντας άνοδο 10%, ενώ η μερισματική απόδοση της ελληνικής αγοράς τοποθετείται σε
ιδιαίτερα υψηλά επίπεδα και στο 6%.
Γενικά, η Goldman εκτιμά πως το μακροοικονομικό σκηνικό για τα περιουσιακά στοιχεία των
αναδυόμενων αγορών –όπως η ελληνική– το 2024 θα είναι καλύτερο από το φετινό. Το 2023,
όπως σημειώνει, ήταν μια χρονιά σημαντικής εναλλαγής των τοποθετήσεων στις αναδυόμενες,
με τους "χαμένους" του 2022 να ανακάμπτουν σημαντικά και να αναδεικνύονται φέτος οι
μεγάλοι νικητές. Οι πέντε αναδυόμενες αγορές με τις καλύτερες επιδόσεις φέτος είναι, όπως
επισημαίνει, οι Ελλάδα, Ουγγαρία, Πολωνία, Αίγυπτος και Τσεχία, με την Ελλάδα σαφώς να
ξεχωρίζει.
Ιδιαίτερα θετική για τις ελληνικές μετοχές το 2024 δηλώνει η HSBC, διατηρώντας τη συστάση
"Οverweight". Στο περιβάλλον των αναδυόμενων αγορών, οι ελληνικές μετοχές, και ειδικά οι
ελληνικές τράπεζες, αποτελούν από τα μεγαλύτερα stories του επόμενου διαστήματος, τη
στιγμή που έχουν και πολύ ελκυστικές αποτιμήσεις, όπως επισημαίνει. Μάλιστα πρόσφατα
τόνισε πως η Ελλάδα αποτελεί ένα από τα μεγάλα stories διαρθρωτικής ανάπτυξης. Κατά την
ίδια, το ελληνικό οικονομικό μοντέλο έχει αλλάξει εντελώς σε σχέση με πριν από την εποχή της
παγκόσμιας χρηματοπιστωτικής κρίσης και οι προοπτικές είναι πλέον πολύ καλύτερες και πολύ
πιο βιώσιμες. Οι κύριοι παράγοντες ανάπτυξης σχετίζονται περισσότερο με τις εξαγωγές και τις
επενδύσεις και, μετά την επιτυχία της Νέας Δημοκρατίας στις εκλογές, περαιτέρω
μεταρρυθμίσεις θα υποστηρίξουν το νέο μοντέλο ανάπτυξης. Αυτό, σε συνδυασμό με το
γεγονός ότι η Ελλάδα είναι ο μεγαλύτερος αποδέκτης της χρηματοδότησης της Ε.Ε. για την
ανάκαμψη και την ανθεκτικότητα σε σχέση με το ΑΕΠ, καθιστά την Ελλάδα ένα από τα πιο
βιώσιμα stories διαρθρωτικής ανάπτυξης στις αναδυόμενες αγορές, όπως εξήγησε.
Όπως προαναφέραμε, οι εκτιμήσεις αλλά και οι διαθέσεις των ισχυρών παικτών για το Χ.Α. το
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επόμενο διάστημα θα "ξετυλιχθούν" στα προσεχή roadshows σε Λονδίνο και Νέα Υόρκη. Στις
27-28 Νοεμβρίου πραγματοποιείται το Επενδυτικό Roadshow στο Λονδίνο σε συνεργασία με
τη Morgan Stanley, όπου έχουν προσκληθεί ήδη πάνω από 30 ελληνικές εισηγμένες, ενώ έχει
κληθεί να συμμετάσχει και ο Έλληνας πρωθυπουργός, κ. Κυριάκος Μητσοτάκης. Στις 11
Δεκεμβρίου, 21 εισηγμένες θα παρευρεθούν στο 25ο Ετήσιο Συνέδριο Capital Link Invest in
Greece στη Νέα Υόρκη, όπου και θα έχουν one-on-one συναντήσεις με ξένους επενδυτές. Το
θέμα του φετινού συνεδρίου είναι η επιτάχυνση των επενδύσεων για τη διατήρηση της
ανάπτυξης και θα πραγματοποιηθεί στο Metropolitan Club. Τέλος, όπως ανακοινώθηκε
πρόσφατα και από τον CEO του Χ.Α., κ. Γιάννο Κοντόπουλο, το Χ.Α. θα διοργανώσει με την
J.P. Morgan Επενδυτικό Roadshow στη Νέα Υόρκη στις 25 Ιανουαρίου του 2024.
Ανοίγει ο κύκλος εισροών από επενδυτές μακράς πνοής στο Χ.Α.
Οι εξελίξεις σχετικά με την αποεπένδυση του ΤΧΣ από τις ελληνικές τράπεζες (Alpha Bank και
Εθνική Τράπεζα την περασμένη εβδομάδα) βοήθησαν στην ολοκλήρωση, πιθανότατα, του
σκηνικού συσσώρευσης του Γενικού Δείκτη γύρω από τις 1.200 μονάδες, όπως σχολιάζει ο
Δημήτρης Τζάνας, σύμβουλος διοίκησης της Κύκλος ΑΧΕΠΕΥ. Ενδεχομένως, δε, όπως
σημειώνει, να ακολουθήσει με ανάλογη διαδικασία και το ύψους 27% ποσοστό του ΤΧΣ στην
Πειραιώς, σηματοδοτώντας την ολική μετοχική έξοδο του κράτους από τις συστημικές
τράπεζες. Η επιβεβαίωση της στήριξης στις 1.196 μονάδες και το κρεσέντο εξελίξεων στον
τραπεζικό κλάδο με την ηχηρή ψήφο εμπιστοσύνης των επενδυτών εξωτερικού για τις
ελπιδοφόρες προοπτικές του τραπεζικού κλάδου αλλάζουν την επενδυτική ψυχολογία, όπως
τονίζει, ενώ εκτιμά ότι ο επτάμηνος κύκλος των ύψους 617 εκατ. ευρώ εκροών των ξένων
επενδυτών κλείνει και ανοίγει ο κύκλος εισροών από επενδυτές μακράς πνοής.
Πλέον μένουν λίγες εβδομάδες για να κλείσει μια χρονιά με σημαντικά κέρδη για την αγορά,
τονίζει από την πλευρά τους ο Ηλίας Ζαχαράκης της Fast Finance, προσθέτοντας πως
συνήθως οι πρωταθλητές σε αποδόσεις δύσκολα "τα χαλάνε" στο τέλος μιας περιόδου. Η
ελληνική οικονομία ξεκάθαρα κάνει τη διαφορά και όλα δείχνουν ότι το 2023 θα κλείσει με
σημαντική αύξηση του ΑΕΠ, όπως προσθέτει. Πάντως, αν δει κάποιος το ετήσιο γράφημα του
Γενικού Δείκτη, θα δει ότι τα τελευταία 12 χρόνια το υψηλό του είναι οι 1.379 μονάδες του 2014.
Η διαφορά είναι ότι πολλοί τίτλοι είναι αισθητά υψηλότερα από τότε, ενώ ο τραπεζικός κλάδος
ακόμα είναι στο -99% από τότε, εξηγεί ο αναλυτής. Ο κλάδος είναι σε διαδικασία να περάσει
και πάλι στα χέρια ιδιωτών μέσω πακέτων, με το ΤΧΣ να παίρνει πίσω μέρος των χρημάτων
του, μιας και το Ελληνικό Δημόσιο και οι τσέπες των φορολογουμένων έχουν φορτωθεί με
αρκετά δισ. χρέους εκ μέρους τους. "Το γεγονός αυτό είναι και ο λόγος που βλέπουμε την
αγορά να διορθώνει και κωλυσιεργεί το τελευταίο τετράμηνο, θυμίζοντας παράλληλα ότι το
προηγούμενο διάστημα έχει δώσει σημαντικά κέρδη", συμπληρώνει. 
"Εν κατακλείδι, την αγορά συνεχίζουμε να τη βλέπουμε αισιόδοξα μεσομακροπρόθεσμα. Της
λείπει μόνο ο νέος χάρτης του τραπεζικού κλάδου, που θα αλλάξει σύντομα σημαντικά",
καταλήγει ο κ. Ζαχαράκης.
H "ψήφος εμπιστοσύνης" των διεθνών επενδυτών στις ελληνικές τράπεζες (βλ. υπερκάλυψη
του βιβλίου προσφορών για την απόκτηση του 20% της Εθνικής από το Ταμείο
Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας και η είσοδος της UniCredit στο μετοχολόγιο της Alpha ως
στρατηγικός επενδυτής με αγορά πακέτου σε τιμή άνω της επικρατούσας στο ταμπλό του Χ.Α.)
αποτελούν βάσιμα εχέγγυα αισιοδοξίας για τη συνέχιση της ανοδικής κίνησης του κλάδου,
εκτιμά από την πλευρά του ο Πέτρος Στεριώτης, CEO ΚΕΠΕΥ. Δεδομένης της
τραπεζο-κεντρικότητας του Χ.Α., οι τίτλοι του κλάδου αναμένεται να συμπαρασύρουν εφεξής
ολόκληρο το ταμπλό και να αναβαθμίσουν τις προοπτικές χρηματοδότησης της ελληνικής
οικονομίας, όπως προσθέτει.

https://www.capital.gr/agores/3750736/megales-prosdokies-gia-to-xrimatistirio-athinon-kai-ta-ellinika-omologa-to-2024/


http://www.capital.gr/

 Publication date: 19/11/2023 20:18

 Similar Stats ranking (Greece): 47

 link

Σε αυτήν τη συγκυρία, τα εμπλεκόμενα επαγγελματικά χαρτοφυλάκια έχουν άριστες
πληροφορίες, ισχύ και χαρακτήρα μακρόχρονης διακράτησης, και λογικά προδικάζουν ότι σε
εύλογο χρονικό διάστημα θα αποκομίσουν κεφάλαιο συν κέρδος. "Αναμένουμε τις εξελίξεις και
συνιστούμε στους Έλληνες επενδυτές λιανικής –"καμένους" και μη– την αποφυγή βιαστικών
κινήσεων και μαζικής ψυχολογίας", επισημαίνει ο κ. Στεριώτης. Όπως καταλήγει, διεθνώς, ο
τραπεζικός κλάδος ευνοήθηκε θεωρητικά φέτος από την άνοδο των επιτοκίων και το άνοιγμα
της "ψαλίδας" μεταξύ των επιτοκίων χορηγήσεων και καταθέσεων. Θετικό για τις αποτιμήσεις
τους και το γεγονός ότι αποφεύγεται το σενάριο της παγκόσμιας ύφεσης και, άρα, οι
προοπτικές για βιομηχανία, μεταποίηση, κατανάλωση και αποπληρωμή παλαιότερων δανείων
είναι αρκετά ευοίωνες.
"Δυνατή" η ελληνική οικονομία το 2024 - 2025
Ειδικά σε ό,τι αφορά την οικονομία, οι εκτιμήσεις των μεγάλων οίκων είναι ιδιαίτερα αισιόδοξες.
Η UBS εκτιμά πως η ανάπτυξη στην Ελλάδα το 2024 αλλά και το 2025 θα διαμορφωθεί στο
3%, η Wood την τοποθετεί στο 3,5% για το 2024, από 2,8% φέτος, και στο 4% το 2025 και η
Morgan Stanley βλέπει ανάπτυξη 2,4% την επόμενη διετία, από 2,3% φέτος. 
Όπως τόνισε, μάλιστα, η M.S. σε έκθεσή της την περασμένη εβδομάδα, οι επενδύσεις θα
γίνουν η βασική κινητήριος δύναμη της ανάπτυξης το 2024 και το 2025, χάρη στην αύξηση των
άμεσων ξένων επενδύσεων και την εφαρμογή των μεταρρυθμίσεων του Ταμείου Ανάκαμψης.
Αυτό αντισταθμίζει σε σημαντικό βαθμό τις επιπτώσεις από τη σύσφιξη της νομισματικής
πολιτικής και την αύξηση του κόστους δανεισμού. Παράλληλα, θεωρεί ότι είναι θέμα χρόνου η
Ελλάδα να αναβαθμιστεί σε επενδυτική βαθμίδα και από τις Moody’s και Fitch, το αργότερο
μέσα στο πρώτο εξάμηνο του 2024. 
Αξίζει να σημειωθεί, πάντως, πως η επιστροφή στην κανονικότητα, την οποία "επισφραγίζει" η
επενδυτική βαθμίδα, όσο σημαντικό επίτευγμα και αν είναι, δεν σημαίνει πως βάζει τέλος στις
προκλήσεις για την Ελλάδα. Η χώρα ουσιαστικά παύει να αποτελεί εξαίρεση στην Ευρωζώνη,
αλλά η επενδυτική βαθμίδα δεν είναι πανάκεια.
Όπως σημείωσε πρόσφατα και ο ESM, η ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας είναι μόνο το
πρώτο βήμα. Για να διατηρήσει και, κυρίως, να ενισχύσει αυτό το καθεστώς, η Ελλάδα πρέπει
να ολοκληρώσει τον εκσυγχρονισμό της και να διατηρήσει τη μεταρρυθμιστική της δυναμική. "Η
επενδυτική βαθμίδα είναι θέμα εμπιστοσύνης", ανέφερε.
Η αξιολόγηση μιας χώρας δεν αποτελεί το βασικό και μοναδικό κριτήριο για τους επενδυτές,
καθώς πλέον "ζυγίζουν" τις οικονομικές προοπτικές, επιβραβεύουν τη δημοσιονομική σύνεση
και κλείνουν την πόρτα όπου βλέπουν κινδύνους πολιτικής (βλ. Ιταλία). Συνεπώς, η
δημοσιονομική σύνεση πρέπει να είναι διαρκής. Άλλωστε, είναι απαραίτητη για να έρθουν και
άλλες αναβαθμίσεις. Πριν από την κρίση χρέους η Ελλάδα βαθμολογούνταν με έως και "Α+",
πέντε βαθμίδες πάνω από το χαμηλό investment grade που έχει αυτή τη στιγμή.
Το "θαύμα" των ελληνικών ομολόγων συνεχίζεται
Η αγορά ομολόγων, από την πλευρά της, συνεχίζει να είναι ιδιαίτερα υποστηρικτική για τις
αποτιμήσεις των ελληνικών μετοχών, με τις αποδόσεις των κρατικών τίτλων να πλησιάζουν
αυτές της Ισπανίας πλέον, έχοντας αφήσει αρκετά μέτρα πίσω –εδώ και μήνες– τις αποδόσεις
των ιταλικών ομολόγων. Η απόδοση του ελληνικού 10ετούς κινείται γύρω από το επίπεδο του
3,79% και στα χαμηλότερα επίπεδα από τον Ιούλιο, με το spread να υποχωρεί στις 117
μονάδες βάσης, από περίπου 235 μ.β. τον Ιανουάριο. Το μεγάλο ατού της Ελλάδας είναι ότι
αποτελεί το μοναδικό story αναβάθμισης σε νέα επενδυτική πίστα διεθνώς, τη στιγμή που η
ελληνική αγορά ομολόγων χαρακτηρίζεται από έλλειψη τίτλων (scarcity), γεγονός που τα κάνει
περιζήτητα. 
Παράδειγμα αυτής της ισχυρής ζήτησης ήταν η δημοπρασία για την επανέκδοση του τίτλου
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λήξης Ιουνίου 2033, όπου η απόδοση διαμορφώθηκε στο 3,76%, από 4,34% κατά την
προηγούμενη αντίστοιχη δημοπρασία τον Οκτώβριο, με το Ελληνικό Δημόσιο να αντλεί 200
εκατ. ευρώ. Η Citigroup, μάλιστα, χαρακτήρισε τη συγκεκριμένη δημοπρασία –που είναι και η
τελευταία για το έτος– μια σημαντική ευκαιρία για τους επενδυτές να τοποθετηθούν στους
ελληνικούς τίτλους εν όψει της αξιολόγησης της Fitch την 1η Δεκεμβρίου, όταν η αναβάθμιση
κατά μία βαθμίδα –έπειτα από ανάλογη κίνηση της S&P πρόσφατα– θα καθιστούσε τα
ελληνικά ομόλογα επιλέξιμα για συμπερίληψη στον δείκτη του Bloomberg Barclays Treasury.
Στην εγχώρια καμπύλη, όπως σημείωσε η Citi, βλέπει ελκυστικό σημείο εισόδου στα ελληνικά
ομόλογα λήξης Ιουνίου 2031, Ιουνίου 2033 και Φεβρουαρίου 2045.
Η Goldman Sachs, από την πλευρά της, συνέστησε στους επενδυτές να τοποθετηθούν στα
ελληνικά ομόλογα το 2024, χαρακτηρίζοντάς τα "καλής ποιότητας" τίτλους. Η αμερικανική
τράπεζα αναμένει πως θα συνεχίσουν την υπεραπόδοσή τους χάρη στη χαμηλή εκδοτική
δραστηριότητα του Ελληνικού Δημοσίου το επόμενο έτος, στην ισχυρή ανάπτυξη της ελληνικής
οικονομίας και στο γεγονός ότι οι αγορές αναμένεται να ανταμείψουν τους κρατικούς τίτλους
των χωρών που σημειώνουν βελτίωση στα δημοσιονομικά τους μεγέθη.
 
ΜΕΤΟΧΕΣ
ΟΜΟΛΟΓΑ
ΤΧΣ
ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ ΑΘΗΝΩΝ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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Μεγάλες προσδοκίες για το Χ.Α. και τα ελληνικά ομόλογα το 2024
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Της Ελευθερίας Κούρταλη
Μεγάλες προσδοκίες για ένα καλό κλείσιμο του έτους και ένα αρκετά θετικό 2024 έχουν
καλλιεργηθεί στη Λεωφόρο Αθηνών, με τα σημαντικά roadshows που θα φανερώσουν τις
διαθέσεις των ισχυρών επενδυτών απέναντι στην ελληνική αγορά να είναι μπροστά μας το
αμέσως επόμενο διάστημα. 
Με αφορμή τις ταχείες εξελίξεις στις ελληνικές τράπεζες, με την αποεπένδυση του Ταμείου
Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας να επιταχύνεται, το Χρηματιστήριο Αθηνών έχει έναν
σημαντικό καταλύτη για αυτονόμηση το επόμενο διάστημα. Αναλυτές είχαν επισημάνει εδώ και
καιρό πως η αποεπένδυση του ΤΧΣ από τις ελληνικές τράπεζες θα αποτελούσε τον καταλύτη
για την επιστροφή του επενδυτικού ενδιαφέροντος στο Χ.Α., το οποίο, έπειτα από τα υψηλά
εννέα ετών που είχε αγγίξει το καλοκαίρι, ακολούθησε μια υποτονική πορεία.
Εάν αυτό συνδυαστεί με τις εκτιμήσεις για υπεραπόδοση της ελληνικής οικονομίας το 2024 σε
σχέση με την Ευρωζώνη και το γεγονός ότι η επενδυτική βαθμίδα από όλους τους οίκους
αξιολόγησης είναι εξαιρετικά πιθανή το επόμενο έτος –απομένει να δοθεί από Fitch και
Moody’s–, διευκολύνοντας έτσι τον δρόμο προς την ένταξη του Χ.Α. στην πίστα των
ανεπτυγμένων αγορών, τα ισχυρά κέρδη που σημειώνει ο Γενικός Δείκτης φέτος, τα οποία
ξεπερνούν το 30% και είναι από τα υψηλότερα διεθνώς, δεν τα εμποδίζει τίποτα από το να
συνεχιστούν.
"Ψηφίζουν" ελληνικές μετοχές για το 2024
Οι διεθνείς οίκοι εμφανίζονται, μάλιστα, αισιόδοξοι για το Χ.Α. το επόμενο διάστημα. Η
Goldman Sachs, στην έκθεση στρατηγικής για τις αναδυόμενες αγορές το επόμενο έτος,
προβλέπει ότι ο Γενικός Δείκτης θα διαμορφωθεί στις 1.325 μονάδες στο τέλος του 2024,
καταγράφοντας άνοδο 10%, ενώ η μερισματική απόδοση της ελληνικής αγοράς τοποθετείται σε
ιδιαίτερα υψηλά επίπεδα και στο 6%.
Γενικά, η Goldman εκτιμά πως το μακροοικονομικό σκηνικό για τα περιουσιακά στοιχεία των
αναδυόμενων αγορών –όπως η ελληνική– το 2024 θα είναι καλύτερο από το φετινό. Το 2023,
όπως σημειώνει, ήταν μια χρονιά σημαντικής εναλλαγής των τοποθετήσεων στις αναδυόμενες,
με τους "χαμένους" του 2022 να ανακάμπτουν σημαντικά και να αναδεικνύονται φέτος οι
μεγάλοι νικητές. Οι πέντε αναδυόμενες αγορές με τις καλύτερες επιδόσεις φέτος είναι, όπως
επισημαίνει, οι Ελλάδα, Ουγγαρία, Πολωνία, Αίγυπτος και Τσεχία, με την Ελλάδα σαφώς να
ξεχωρίζει.
Ιδιαίτερα θετική για τις ελληνικές μετοχές το 2024 δηλώνει η HSBC, διατηρώντας τη συστάση
"Οverweight". Στο περιβάλλον των αναδυόμενων αγορών, οι ελληνικές μετοχές, και ειδικά οι
ελληνικές τράπεζες, αποτελούν από τα μεγαλύτερα stories του επόμενου διαστήματος, τη
στιγμή που έχουν και πολύ ελκυστικές αποτιμήσεις, όπως επισημαίνει. Μάλιστα πρόσφατα
τόνισε πως η Ελλάδα αποτελεί ένα από τα μεγάλα stories διαρθρωτικής ανάπτυξης. Κατά την
ίδια, το ελληνικό οικονομικό μοντέλο έχει αλλάξει εντελώς σε σχέση με πριν από την εποχή της
παγκόσμιας χρηματοπιστωτικής κρίσης και οι προοπτικές είναι πλέον πολύ καλύτερες και πολύ
πιο βιώσιμες. Οι κύριοι παράγοντες ανάπτυξης σχετίζονται περισσότερο με τις εξαγωγές και τις
επενδύσεις και, μετά την επιτυχία της Νέας Δημοκρατίας στις εκλογές, περαιτέρω
μεταρρυθμίσεις θα υποστηρίξουν το νέο μοντέλο ανάπτυξης. Αυτό, σε συνδυασμό με το
γεγονός ότι η Ελλάδα είναι ο μεγαλύτερος αποδέκτης της χρηματοδότησης της Ε.Ε. για την
ανάκαμψη και την ανθεκτικότητα σε σχέση με το ΑΕΠ, καθιστά την Ελλάδα ένα από τα πιο
βιώσιμα stories διαρθρωτικής ανάπτυξης στις αναδυόμενες αγορές, όπως εξήγησε.
Όπως προαναφέραμε, οι εκτιμήσεις αλλά και οι διαθέσεις των ισχυρών παικτών για το Χ.Α. το
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επόμενο διάστημα θα "ξετυλιχθούν" στα προσεχή roadshows σε Λονδίνο και Νέα Υόρκη. Στις
27-28 Νοεμβρίου πραγματοποιείται το Επενδυτικό Roadshow στο Λονδίνο σε συνεργασία με
τη Morgan Stanley, όπου έχουν προσκληθεί ήδη πάνω από 30 ελληνικές εισηγμένες, ενώ έχει
κληθεί να συμμετάσχει και ο Έλληνας πρωθυπουργός, κ. Κυριάκος Μητσοτάκης. Στις 11
Δεκεμβρίου, 21 εισηγμένες θα παρευρεθούν στο 25ο Ετήσιο Συνέδριο Capital Link Invest in
Greece στη Νέα Υόρκη, όπου και θα έχουν one-on-one συναντήσεις με ξένους επενδυτές. Το
θέμα του φετινού συνεδρίου είναι η επιτάχυνση των επενδύσεων για τη διατήρηση της
ανάπτυξης και θα πραγματοποιηθεί στο Metropolitan Club. Τέλος, όπως ανακοινώθηκε
πρόσφατα και από τον CEO του Χ.Α., κ. Γιάννο Κοντόπουλο, το Χ.Α. θα διοργανώσει με την
J.P. Morgan Επενδυτικό Roadshow στη Νέα Υόρκη στις 25 Ιανουαρίου του 2024.
Ανοίγει ο κύκλος εισροών από επενδυτές μακράς πνοής στο Χ.Α.
Οι εξελίξεις σχετικά με την αποεπένδυση του ΤΧΣ από τις ελληνικές τράπεζες (Alpha Bank και
Εθνική Τράπεζα την περασμένη εβδομάδα) βοήθησαν στην ολοκλήρωση, πιθανότατα, του
σκηνικού συσσώρευσης του Γενικού Δείκτη γύρω από τις 1.200 μονάδες, όπως σχολιάζει ο
Δημήτρης Τζάνας, σύμβουλος διοίκησης της Κύκλος ΑΧΕΠΕΥ. Ενδεχομένως, δε, όπως
σημειώνει, να ακολουθήσει με ανάλογη διαδικασία και το ύψους 27% ποσοστό του ΤΧΣ στην
Πειραιώς, σηματοδοτώντας την ολική μετοχική έξοδο του κράτους από τις συστημικές
τράπεζες. Η επιβεβαίωση της στήριξης στις 1.196 μονάδες και το κρεσέντο εξελίξεων στον
τραπεζικό κλάδο με την ηχηρή ψήφο εμπιστοσύνης των επενδυτών εξωτερικού για τις
ελπιδοφόρες προοπτικές του τραπεζικού κλάδου αλλάζουν την επενδυτική ψυχολογία, όπως
τονίζει, ενώ εκτιμά ότι ο επτάμηνος κύκλος των ύψους 617 εκατ. ευρώ εκροών των ξένων
επενδυτών κλείνει και ανοίγει ο κύκλος εισροών από επενδυτές μακράς πνοής.
Πλέον μένουν λίγες εβδομάδες για να κλείσει μια χρονιά με σημαντικά κέρδη για την αγορά,
τονίζει από την πλευρά τους ο Ηλίας Ζαχαράκης της Fast Finance, προσθέτοντας πως
συνήθως οι πρωταθλητές σε αποδόσεις δύσκολα "τα χαλάνε" στο τέλος μιας περιόδου. Η
ελληνική οικονομία ξεκάθαρα κάνει τη διαφορά και όλα δείχνουν ότι το 2023 θα κλείσει με
σημαντική αύξηση του ΑΕΠ, όπως προσθέτει. Πάντως, αν δει κάποιος το ετήσιο γράφημα του
Γενικού Δείκτη, θα δει ότι τα τελευταία 12 χρόνια το υψηλό του είναι οι 1.379 μονάδες του 2014.
Η διαφορά είναι ότι πολλοί τίτλοι είναι αισθητά υψηλότερα από τότε, ενώ ο τραπεζικός κλάδος
ακόμα είναι στο -99% από τότε, εξηγεί ο αναλυτής. Ο κλάδος είναι σε διαδικασία να περάσει
και πάλι στα χέρια ιδιωτών μέσω πακέτων, με το ΤΧΣ να παίρνει πίσω μέρος των χρημάτων
του, μιας και το Ελληνικό Δημόσιο και οι τσέπες των φορολογουμένων έχουν φορτωθεί με
αρκετά δισ. χρέους εκ μέρους τους. "Το γεγονός αυτό είναι και ο λόγος που βλέπουμε την
αγορά να διορθώνει και κωλυσιεργεί το τελευταίο τετράμηνο, θυμίζοντας παράλληλα ότι το
προηγούμενο διάστημα έχει δώσει σημαντικά κέρδη", συμπληρώνει. 
"Εν κατακλείδι, την αγορά συνεχίζουμε να τη βλέπουμε αισιόδοξα μεσομακροπρόθεσμα. Της
λείπει μόνο ο νέος χάρτης του τραπεζικού κλάδου, που θα αλλάξει σύντομα σημαντικά",
καταλήγει ο κ. Ζαχαράκης.
H "ψήφος εμπιστοσύνης" των διεθνών επενδυτών στις ελληνικές τράπεζες (βλ. υπερκάλυψη
του βιβλίου προσφορών για την απόκτηση του 20% της Εθνικής από το Ταμείο
Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας και η είσοδος της UniCredit στο μετοχολόγιο της Alpha ως
στρατηγικός επενδυτής με αγορά πακέτου σε τιμή άνω της επικρατούσας στο ταμπλό του Χ.Α.)
αποτελούν βάσιμα εχέγγυα αισιοδοξίας για τη συνέχιση της ανοδικής κίνησης του κλάδου,
εκτιμά από την πλευρά του ο Πέτρος Στεριώτης, CEO ΚΕΠΕΥ. Δεδομένης της
τραπεζο-κεντρικότητας του Χ.Α., οι τίτλοι του κλάδου αναμένεται να συμπαρασύρουν εφεξής
ολόκληρο το ταμπλό και να αναβαθμίσουν τις προοπτικές χρηματοδότησης της ελληνικής
οικονομίας, όπως προσθέτει.
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Σε αυτήν τη συγκυρία, τα εμπλεκόμενα επαγγελματικά χαρτοφυλάκια έχουν άριστες
πληροφορίες, ισχύ και χαρακτήρα μακρόχρονης διακράτησης, και λογικά προδικάζουν ότι σε
εύλογο χρονικό διάστημα θα αποκομίσουν κεφάλαιο συν κέρδος. "Αναμένουμε τις εξελίξεις και
συνιστούμε στους Έλληνες επενδυτές λιανικής –"καμένους" και μη– την αποφυγή βιαστικών
κινήσεων και μαζικής ψυχολογίας", επισημαίνει ο κ. Στεριώτης. Όπως καταλήγει, διεθνώς, ο
τραπεζικός κλάδος ευνοήθηκε θεωρητικά φέτος από την άνοδο των επιτοκίων και το άνοιγμα
της "ψαλίδας" μεταξύ των επιτοκίων χορηγήσεων και καταθέσεων. Θετικό για τις αποτιμήσεις
τους και το γεγονός ότι αποφεύγεται το σενάριο της παγκόσμιας ύφεσης και, άρα, οι
προοπτικές για βιομηχανία, μεταποίηση, κατανάλωση και αποπληρωμή παλαιότερων δανείων
είναι αρκετά ευοίωνες.
"Δυνατή" η ελληνική οικονομία το 2024 - 2025
Ειδικά σε ό,τι αφορά την οικονομία, οι εκτιμήσεις των μεγάλων οίκων είναι ιδιαίτερα αισιόδοξες.
Η UBS εκτιμά πως η ανάπτυξη στην Ελλάδα το 2024 αλλά και το 2025 θα διαμορφωθεί στο
3%, η Wood την τοποθετεί στο 3,5% για το 2024, από 2,8% φέτος, και στο 4% το 2025 και η
Morgan Stanley βλέπει ανάπτυξη 2,4% την επόμενη διετία, από 2,3% φέτος. 
Όπως τόνισε, μάλιστα, η M.S. σε έκθεσή της την περασμένη εβδομάδα, οι επενδύσεις θα
γίνουν η βασική κινητήριος δύναμη της ανάπτυξης το 2024 και το 2025, χάρη στην αύξηση των
άμεσων ξένων επενδύσεων και την εφαρμογή των μεταρρυθμίσεων του Ταμείου Ανάκαμψης.
Αυτό αντισταθμίζει σε σημαντικό βαθμό τις επιπτώσεις από τη σύσφιξη της νομισματικής
πολιτικής και την αύξηση του κόστους δανεισμού. Παράλληλα, θεωρεί ότι είναι θέμα χρόνου η
Ελλάδα να αναβαθμιστεί σε επενδυτική βαθμίδα και από τις Moody’s και Fitch, το αργότερο
μέσα στο πρώτο εξάμηνο του 2024. 
Αξίζει να σημειωθεί, πάντως, πως η επιστροφή στην κανονικότητα, την οποία "επισφραγίζει" η
επενδυτική βαθμίδα, όσο σημαντικό επίτευγμα και αν είναι, δεν σημαίνει πως βάζει τέλος στις
προκλήσεις για την Ελλάδα. Η χώρα ουσιαστικά παύει να αποτελεί εξαίρεση στην Ευρωζώνη,
αλλά η επενδυτική βαθμίδα δεν είναι πανάκεια.
Όπως σημείωσε πρόσφατα και ο ESM, η ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας είναι μόνο το
πρώτο βήμα. Για να διατηρήσει και, κυρίως, να ενισχύσει αυτό το καθεστώς, η Ελλάδα πρέπει
να ολοκληρώσει τον εκσυγχρονισμό της και να διατηρήσει τη μεταρρυθμιστική της δυναμική. "Η
επενδυτική βαθμίδα είναι θέμα εμπιστοσύνης", ανέφερε.
Η αξιολόγηση μιας χώρας δεν αποτελεί το βασικό και μοναδικό κριτήριο για τους επενδυτές,
καθώς πλέον "ζυγίζουν" τις οικονομικές προοπτικές, επιβραβεύουν τη δημοσιονομική σύνεση
και κλείνουν την πόρτα όπου βλέπουν κινδύνους πολιτικής (βλ. Ιταλία). Συνεπώς, η
δημοσιονομική σύνεση πρέπει να είναι διαρκής. Άλλωστε, είναι απαραίτητη για να έρθουν και
άλλες αναβαθμίσεις. Πριν από την κρίση χρέους η Ελλάδα βαθμολογούνταν με έως και "Α+",
πέντε βαθμίδες πάνω από το χαμηλό investment grade που έχει αυτή τη στιγμή.
Το "θαύμα" των ελληνικών ομολόγων συνεχίζεται
Η αγορά ομολόγων, από την πλευρά της, συνεχίζει να είναι ιδιαίτερα υποστηρικτική για τις
αποτιμήσεις των ελληνικών μετοχών, με τις αποδόσεις των κρατικών τίτλων να πλησιάζουν
αυτές της Ισπανίας πλέον, έχοντας αφήσει αρκετά μέτρα πίσω –εδώ και μήνες– τις αποδόσεις
των ιταλικών ομολόγων. Η απόδοση του ελληνικού 10ετούς κινείται γύρω από το επίπεδο του
3,79% και στα χαμηλότερα επίπεδα από τον Ιούλιο, με το spread να υποχωρεί στις 117
μονάδες βάσης, από περίπου 235 μ.β. τον Ιανουάριο. Το μεγάλο ατού της Ελλάδας είναι ότι
αποτελεί το μοναδικό story αναβάθμισης σε νέα επενδυτική πίστα διεθνώς, τη στιγμή που η
ελληνική αγορά ομολόγων χαρακτηρίζεται από έλλειψη τίτλων (scarcity), γεγονός που τα κάνει
περιζήτητα. 
Παράδειγμα αυτής της ισχυρής ζήτησης ήταν η δημοπρασία για την επανέκδοση του τίτλου
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λήξης Ιουνίου 2033, όπου η απόδοση διαμορφώθηκε στο 3,76%, από 4,34% κατά την
προηγούμενη αντίστοιχη δημοπρασία τον Οκτώβριο, με το Ελληνικό Δημόσιο να αντλεί 200
εκατ. ευρώ. Η Citigroup, μάλιστα, χαρακτήρισε τη συγκεκριμένη δημοπρασία –που είναι και η
τελευταία για το έτος– μια σημαντική ευκαιρία για τους επενδυτές να τοποθετηθούν στους
ελληνικούς τίτλους εν όψει της αξιολόγησης της Fitch την 1η Δεκεμβρίου, όταν η αναβάθμιση
κατά μία βαθμίδα –έπειτα από ανάλογη κίνηση της S&P πρόσφατα– θα καθιστούσε τα
ελληνικά ομόλογα επιλέξιμα για συμπερίληψη στον δείκτη του Bloomberg Barclays Treasury.
Στην εγχώρια καμπύλη, όπως σημείωσε η Citi, βλέπει ελκυστικό σημείο εισόδου στα ελληνικά
ομόλογα λήξης Ιουνίου 2031, Ιουνίου 2033 και Φεβρουαρίου 2045.
Η Goldman Sachs, από την πλευρά της, συνέστησε στους επενδυτές να τοποθετηθούν στα
ελληνικά ομόλογα το 2024, χαρακτηρίζοντάς τα "καλής ποιότητας" τίτλους. Η αμερικανική
τράπεζα αναμένει πως θα συνεχίσουν την υπεραπόδοσή τους χάρη στη χαμηλή εκδοτική
δραστηριότητα του Ελληνικού Δημοσίου το επόμενο έτος, στην ισχυρή ανάπτυξη της ελληνικής
οικονομίας και στο γεγονός ότι οι αγορές αναμένεται να ανταμείψουν τους κρατικούς τίτλους
των χωρών που σημειώνουν βελτίωση στα δημοσιονομικά τους μεγέθη.
 
ΜΕΤΟΧΕΣ
ΟΜΟΛΟΓΑ
ΤΧΣ
ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ ΑΘΗΝΩΝ
ΣΑΣ ΑΡΕΣΕ ΤΟ ΑΡΘΡΟ;
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NN Hellas: Για 7η συνεχή χρονιά,«Leaders for a Day»
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Την έμπρακτη στήριξή της στη νέα γενιά, συνεχίζει η NN Hellas,μέσα από το πρόγραμμα
«Leaders for a Day», σε συνεργασία με το JA Greece, καθώς για 7η συνεχή χρονιά
καλωσόρισε στα κεντρικά της γραφεία 22 μαθητές γυμνασίου και λυκείου, από δημόσια
σχολεία της Αθήνας και της περιφέρειας.
Σκοπός  της κίνησής αυτής, να παρακολουθήσουν από κοντά την εργασιακή καθημερινότητα
22 στελεχών της εταιρίας και να ενημερωθούν για τις αρμοδιότητες του κάθε τμήματος. Οι
μαθητές είχαν την ευκαιρία να συνομιλήσουν μαζί τους, καθώς και με την πρόεδρο ΔΣ και
διευθύνουσα σύμβουλο,  Φιλίππα Μιχάλη, για να ενημερωθούν για ζητήματα που θα τους
απασχολήσουν στην άμεση επαγγελματική τους πορεία.
Με δράσεις πλήρως ευθυγραμμισμένες με τις αξίες μας «Νοιαζόμαστε, Είμαστε Ξεκάθαροι,
Δεσμευόμαστε», η στήριξη της νέας γενιάς, καθώς και η εκπαίδευση των νέων, αποτελούν
στρατηγικό πυλώνα κοινωνικής προσφοράς της εταιρίας.
Παράλληλα, η εταιρεία συνεργάζεται με το JA Greece και μέσω του προγράμματος «My
Career», που δημιουργήθηκε το 2019, παρέχοντας τη δυνατότητα στους μαθητές να
ανακαλύψουν τις δεξιότητές τους ανάλογα με την προσωπικότητα και τα ενδιαφέροντά τους,
μέσα από τεστ επαγγελματικού προσανατολισμού, ενώ στηρίζει τη νεανική επιχειρηματικότητα
μέσα από το πρόγραμμα «Διαγωνισμός Κοινωνικής Καινοτομίας», από το 2016.
 
Οι νέοι, εξάλλου, αποτελούν το μέλλον και την ελπίδα για έναν καλύτερο κόσμο σε όλους τους
τομείς! Για τον λόγο αυτό, η NN Hellas δημιουργεί συνεχώς δράσεις και στέκεται δίπλα τους,
βοηθώντας τους να πετύχουν τα όνειρα και τους στόχους τους.
 
 
—
 
 
Σχετικά θέματα:
Martin Brandenburger: Ενθαρρύνει τους μαθητές, να ανακαλύψουν νέες ακαδημαϊκές
προκλήσεις
«20ο Ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum»
Johnson & Johnson: Διακρίθηκε ως Κορυφαίος Εργοδότης για δεύτερη συνεχή χρονιά
Lidl Ελλάς: Ξεχώρισε στον θεσμό των Loyalty Awards με 6 νέα βραβεία, για 3η συνεχή χρονιά
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«Ταξίδι» στη Νέα Υόρκη για Υποδομές – Κατασκευές – Real Estate
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στο 25ο «Annual Capital Link Invest in Greece Forum» θα μιλήσουν Χρ. Σταϊκούρας και
άνθρωποι του χώρου όπως Αλ. Εξάρχου (Intrakat), Χρ. Ιωάννου (ΑΒΑΞ), Πην. Λαζαρίδου
(ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ), Γ. Μυλωνογιάννης (ΕΛΛΑΚΤΩΡ), Οδ. Αθανασίου (Lamda), Δ. Ανδριόπουλος
(Dimand), Τ. Μεσσάρη (Prodea), Τ. Καζίνος (Trastor), Χ. Σαχίνης (ΕΥΔΑΠ).
Στη «Μέκκα» των αγορών και των επενδυτικών κεφαλαίων, ήτοι στην πόλη της Νέας Υόρκης
(The Metropolitan Club - One East 60th St.), θα βρεθούν τον επόμενο μήνα στελέχη κάποιων
εκ των κορυφαίων εγχώριων ομίλων του τομέα των κατασκευών – υποδομών αλλά και του
ελληνικού real estate. Ο λόγος είναι για να δώσουν το παρών στο 25ο «Annual Capital Link
Invest in Greece Forum - Accelerating Investments for Sustainable Growth» που θα
πραγματοποιηθεί από την Capital Link (σε συνεργασία με το New York Stock Exchange και το
Athens Exchange Group) στην άλλη όχθη του Ατλαντικού.
Ειδικότερα, στις 11 Δεκεμβρίου το πρωί (τοπική ώρα), θα υπάρξει «πάνελ» με θέμα την
«ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ ΤΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ ΥΠΟΔΟΜΩΝ & ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ –
ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ», με εκπροσώπους των εγχώριων ομίλων όπως ο Χρ. Ιωάννου
(ΑΒΑΞ), ο Γ. Μυλωνογιάννης (ΕΛΛΑΚΤΩΡ), η Πην. Λαζαρίδου (ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ), αλλά και ο Χαρ.
Σαχίνης (ΕΥΔΑΠ) όπως και ο Μ. Σιγάλας (Hill International).
Πριν την εν λόγω συζήτηση, όμως, θα μιλήσει στο συνέδριο ο αρμόδιος υπουργός Υποδομών
και Μεταφορών, Χρ. Σταϊκούρας, που προφανώς θα έχει αρκετά να πει για την αναβάθμιση
των υποδομών (και μεταφορών) στην Ελλάδα και τις προοπτικές του χώρου.
Ο επικεφαλής του γκρουπ Intrakat – ΑΚΤΩΡ, Αλ. Εξάρχου, θα βρεθεί σε άλλο πάνελ με τίτλο
«WHY GREECE - THE INTERNATIONAL INVESTOR PERSPECTIVE», μαζί με τους κυρίους
Δ. Αθανασόπουλο (Axia Ventures), Ν. Σταθόπουλο (BC Partners), Αλ. Φωτακίδη (CVC), Κ.
Παπαμαντέλλο (RWE Renewables Hellas).
Επιπρόσθετα, ο κ. Οδυσσέας Αθανασίου (CEO της Lamda Development) θα κάνει
παρουσίαση της μεγαλύτερης αστικής ανάπλασης της χώρας, στο Ελληνικό, ενώ θα υπάρχει
ειδικό πάνελ για το ελληνικό real estate (REAL ESTATE: INVESTMENT OPPORTUNITIES) με
συμμετοχή των Δ. Ανδριόπουλου (Dimand), Δίκα Αγαπητίδου (JLL - Athens Economics),
Τερέζας Μεσσάρη (Prodea Investments), Τ. Καζίνου (Trastor).
Η θετική συγκυρία
Ο δε κλάδος των υποδομών βρίσκεται σε μια θετική συγκυρία, παρά τα προβλήματα με το
κόστος υλικών και χρήματος ή την έλλειψη εργατικών «χεριών» (ή άλλες αβεβαιότητες), καθώς
οι εκπρόσωποι του κλάδου έχουν συσσωρεύσει ανεκτέλεστο ρεκόρ σχεδόν 14 δις ευρώ,
βελτιώνουν τα οικονομικά τους μεγέθη, δίνουν ή σχεδιάσουν να προσφέρουν
μερίσματα/επιστροφή κεφαλαίου σε μετόχους, ενώ διεκδικούν projects δεκάδων δις ευρώ
αθροιστικά που μπορούν να εξασφαλίσουν δουλειά για όλη τη δεκαετία, αλλά και
μακροπρόθεσμες ροές (ΣΔΙΤ/παραχωρήσεις). Παράλληλα, το εγχώριο real estate εξακολουθεί
να βρίσκεται σε ανοδική πορεία, ενώ προχωρούν μεγάλες και εμβληματικές αναπτύξεις από
ιδιωτικές εταιρείες και ΑΕΑΑΠ, με πλέον εμβληματική αυτή στο Ελληνικό, αλλά και στην
Αθηναϊκή Ριβιέρα, στο κέντρο της Αθήνας και άλλους, σε τομείς όπως τα οικιστικά, τα γραφεία,
τα logistics, το retail, οι φοιτητικές κατοικίες κ.α.
Επαφές με funds και δημόσιες σχέσεις
Στο συνέδριο θα μιλήσει (via webcast) ο πρωθυπουργός της χώρας, Κ. Μητσοτάκης, ενώ θα
παρευρεθούν, βάσει τουλάχιστον της μέχρι τώρα ατζέντας, κορυφαίου υπουργοί της
κυβέρνησης, στελέχη οργανισμών και φορέων κυβέρνησης – κράτους, η κα Λαζαράκου
(Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς), ο Γ. Κοντόπουλος (CEO της ΕΧΑΕ), εκπρόσωποι επενδυτικών
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τραπεζών, ξένα επενδυτικά κεφάλαια, εγχώριες χρηματιστηριακές, εκπρόσωποι της ναυτιλίας,
law firms και άλλα στελέχη των αγορών και της οικονομίας σε διεθνές επίπεδο. Προφανώς,
αυτές οι «συγκεντρώσεις» προσφέρονται τόσο για ανάπτυξη δημόσιων σχέσεων όσο και για
επαφές με το διεθνές επενδυτικό κεφάλαιο και εκπροσώπους του παγκόσμιου οικονομικού και
επιχειρηματικού πεδίου.
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Βαγγέλης Μαρινάκης: Δημιουργεί το μεγάλο στόλο μεταφοράς LNG
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Του Γιάννη Χαλκιαδάκη. Στην εξαγορά 11 νεότευκτων πλοίων μεταφοράς
LNG (υγροποιημένου αερίου) έναντι συνολικού τιμήματος 3,13 δισ. δολαρίων, προχωρεί  η
Capital Product Partners συμφερόντων του εφοπλιστή Βαγγέλη Μαρινάκη.
Με αυτή τη μεγάλη συμφωνία, η ναυτιλιακή καθίσταται  η μεγαλύτερη ιδιοκτήτρια πλοίων
μεταφοράς LNG στο αμερικανικό χρηματιστήριο και μία από τις πέντε μεγαλύτερες ναυτιλιακές
εταιρείες με εταιρική αξία (enterprise value) 5,8 δισ. δολάρια.
Αντανακλώντας τη δέσμευσή της στην υποστήριξη της παγκόσμιας ενεργειακής μετάβασης
προς τη βιωσιμότητα και την καινοτομία, η εταιρεία ανακοίνωσε πως μετονομάζεται σε «Capital
New Energy Carriers L.P.» (ticker:CNEC),
Ειδικότερα, τα συγκεκριμένα πλοία, χωρητικότητας 174.000 κυβικών μέτρων το καθένα, είναι
κατασκευασμένα από τα κορυφαία ναυπηγεία Hyundai Heavy Industries στη Νότιο Κορέα και
αναμένεται να παραδοθούν σε επιφανείς ναυλωτές όπως η Qatar Energy Trading LLC, η
Tokyo LNG Tanker Co. Ltd. και η LNG Marine Transport Limited.
Σημειώνεται πως τα πλοία θα αγοραστούν μέσω της απόκτησης του 100% των συμμετοχών
στις αντίστοιχες πλοιοκτήτριες εταιρείες. Η Capital Product Partners L.P., με την υποστήριξη
του βασικού μετόχου, της Capital Maritime, έχει διασφαλίσει χρηματοδότηση ύψους 500 εκατ.
δολαρίων μέσα από Προσφορά Δικαιωμάτων διαθέσιμη σε όλους τους Κατόχους Μεριδίων
Σχετικά θέματα:
«20ο Ετήσιο Capital Link Invest in Greece Forum»
ΔΕΣΦΑ: Αναβαθμίζει το ενεργειακό προφίλ της χώρας και ενισχύει τις υποδομές
Για ποιό λόγο, αυξήθηκαν τα τέλη μεταφοράς στους λογαριασμούς του φυσικού αερίου;
BC Partners: Πήρε το Μητροπολιτικό Κολλέγιο & το ΙΕΚ Ακμή
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Η D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM υπερήφανος χορηγός του 25th
Annual Capital Link Invest in Greece New York Forum
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τρίτη, 14 Νοεμβρίου 2023 – Η ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ Δ.Χ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ &
ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ με ιδιαίτερη χαρά ανακοινώνει την ενεργό συμμετοχή της στην Συνάντηση
Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία και τις Επενδύσεις και συγκεκριμένα στο συνέδριο 
Ορόσημο, 25th Annual Capital Link Invest in Greece New York Forum με θέμα: “Accelerating
Investments for Sustainable Growth”, που θα διεξαχθεί την Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023 στο
Metropolitan Club στην Νέα Υόρκη.
Πρόκειται για το μακροβιότερο επενδυτικό συνέδριο για την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο
εξωτερικό το οποίο τελείται υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα
Υόρκη και διοργανώνεται από την Capital Link σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange, το Athens Exchange Group (ATHEX Group) και την υποστήριξη μεγάλων Διεθνών
Τραπεζών όπως Goldman Sachs, Barclays, BNP Paribas, Morgan Stanley, Nomura & Axia
Ventures Group και Οργανισμών.
Στο συνέδριο θα συζητηθούν οι εξελίξεις και οι μεταρρυθμίσεις στην ελληνική οικονομία, οι
προτεραιότητες της κυβέρνησης για τις επενδυτικές ευκαιρίες στην Ελλάδα και η βελτιωμένη
εικόνα της χώρας ως επενδυτικού και επιχειρηματικού προορισμού. Η συστηματική
προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό καθώς
επίσης και η ενίσχύση των επιχειρηματικών και επενδυτικών δεσμών μεταξύ ΗΠΑ και Ελλάδας
είναι ο βασικός σκοπός του συνεδρίου.
Ο Διευθύνων Σύμβουλος της εταιρείας μας - Δ.Χ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ, κος
Δημήτριος Χριστόπουλος, θα συμμετέχει ως συντονιστής του απογευματινού πάνελ με τίτλο:
“DEBT CAPITAL MARKETS – GREEK SOVEREIGN & CORPORATE DEBT – Post
Investment Upgrade Prospects” και συμμετέχοντες τους:
κα Μύριαμ Ζαπάτα, Managing Director, Debt Capital Markets, Sustainable Finance ESG, BNP
Paribas
κο Δημήτρη Κοφίτσα, Head of Greece Investment Banking Coverage and Financing, Goldman
Sachs International
κο Απόστολο Γκουτζίνη, Partner, Milbank
κο Βασίλη Κότσιρα, Head of Capital Markets & Structured Finance Division, National Bank of
Greece
κο Αντώνη Τιμπλαλέξη, Managing Director, Nomura International PLC
κο Δημήτριο Τσάκωνα, Director General, Public Debt Management Agency
κα Κλειώ Λυμπέρη, Group Treasurer, Public Power Corporation
Στο υψηλού επιπέδου ετήσιο συνέδριο θα συμμετέχουν Εκπρόσωποι της Ελληνικής
Κυβέρνησης, Εκπρόσωποι της Αμερικάνικης Κυβέρνησης, Ανώτατα Στελέχη από τον
Επιχειρηματικό και Βιομηχανικό Κλάδο, Στελέχη Εποπτικών και Ρυθμιστικών Αρχών, Αναλυτές
αγοράς/πώλησης, Διαχειριστές Χαρτοφυλακίου, Θεσμικοί Επενδυτές, Εμπορικοί,
Χρηματοδότες, Ανώτερα Στελέχη Επιχειρήσεων, Τράπεζες και Επενδυτικές Εταιρείες,
Ασφαλιστικές Εταιρείες, Οικονομικοί Διευθυντές, Χρηματοοικονομικοί Σύμβουλοι,
Συμβουλευτικές Εταιρείες, Ιδιωτικά Επενδυτικά Κεφάλαια, Ελεγκτικές Εταιρείες, Σύμβουλοι,
Επιχειρήσεων, Δικηγόροι, Ελληνικά και Διεθνή Δικηγορικά Γραφεία, Εταιρείες Fund και Asset
Management, Νομικοί που κατέχουν Θεσμικές και Κυβερνητικές Θέσεις, Έμμισθοι Δικηγόροι,
Εκπρόσωποι των Φορολογικών Αρχών.
Μπορείτε να δείτε εδώ την Agenda του 25th Annual Capital Link Invest in Greece New York
Forum: “Accelerating Investments for Sustainable Growth”

https://www.maritimes.gr/el/oikonomia/diethnh/51062-h-d-c-christopoulos-partners-law-firm-yperhfanos-chorhgos-toy-25th-annual-capital-link-invest-in-greece-new-york-forum


https://www.maritimes.gr/

 Publication date: 14/11/2023 21:08

 Similar Stats ranking (Greece): 37234

 link

Για δήλωση συμμετοχής στο Συνέδριο:
https://forums.capitallink.com/greece/2023/signup.html  
Για περισσότερες πληροφορίες αναφορικά με το Συνέδριο, παρακαλούμε απευθυνθείτε στην
διοργανώτρια εταιρεία Capital Link
Εδώ μπορείτε να δείτε την παρουσίαση της D.C.CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM
Εδώ μπορείτε να δείτε το σύντομο βιογραφικό του Διευθύνοντα Συμβούλου της Δ.Χ.
ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ κο Δημήτριο Χριστόπουλο
Σημειώσεις για τον συντάκτη:
Η ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ Δ.Χ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ, λειτουργεί εδώ και 30
χρόνια παρέχοντας μια ολοκληρωμένη γκάμα υπηρεσιών και εστιάζει κυρίως σε τέσσερις
βασικούς τομείς πρακτικής: Επιχειρήσεις, Φορολογικό και Διοικητικό Δίκαιο, Δικαστήρια -
Επίλυση Διαφορών και Ακίνητα.
Η επιτυχημένη πορεία της εταιρείας και η φήμη της, μέχρι και σήμερα βασίζεται κυρίως στον
ιδρυτή και Διευθύνοντα Σύμβουλο κ. Δημήτρη Χ. Χριστόπουλο, ο οποίος διαθέτει εκτενή και
ποικίλη εμπειρία και δράση στους τομείς: Φορολογία Εταιρειών, Real Estate, Αναπτυξιακά
Έργα, Προστασία των δικαιωμάτων Πνευματικής και Βιομηχανικής Ιδιοκτησίας, Εξαγορές και
Συγχωνεύσεις.
Έχοντας ως ανταγωνιστικό πλεονέκτημα την παροχή άριστων υπηρεσιών και την ταχύτητα
ανταπόκρισης από το εξειδικευμένο και έμπειρο προσωπικό, η εταιρεία κατέχει σήμερα στο
ενεργητικό της, σημαντικές εντός και εκτός συνόρων συνεργασίες όπως για παράδειγμα σε
χώρες όπως: Ηνωμένο Βασίλειο, Ηνωμένες Πολιτείες, Καναδά, Ισπανία, Βέλγιο, Γαλλία,
Αυστραλία, Ηνωμένα Αραβικά Εμιράτα και Κύπρο.
Οι συνεργασίες μεταξύ άλλων περιλαμβάνουν κορυφαίες Ελληνικές (δημόσιες και ιδιωτικές)
εταιρείες, καθώς και διεθνείς εταιρείες που είναι ήδη εγκατεστημένες στην Ελλάδα ή θέλουν να
επενδύσουν σε τοπικό επίπεδο. www.chrislaw.org/
Για περισσότερες πληροφορίες αναφορικά με την συμμετοχή της
Δ.Χ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ στο Συνέδριο παρακαλούμε επικοινωνήστε με την κα
Βικτώρια Ζώινα | Αυτή η διεύθυνση ηλεκτρονικού ταχυδρομείου προστατεύεται από τους
αυτοματισμούς αποστολέων ανεπιθύμητων μηνυμάτων. Χρειάζεται να ενεργοποιήσετε τη
JavaScript για να μπορέσετε να τη δείτε.
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Η D.C. CHRISTOPOULOS & PARTNERS LAW FIRM χορηγός του 25th Annual Capital
Link Invest in Greece New York Forum
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ Δ.Χ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ με ιδιαίτερη χαρά
ανακοινώνει την ενεργό συμμετοχή της στην Συνάντηση Κορυφής για την Ελληνική Οικονομία
και τις Επενδύσεις και συγκεκριμένα στο συνέδριο Ορόσημο, 25th Annual Capital Link Invest in
Greece New York Forum με θέμα: “Accelerating Investments for Sustainable Growth”, που θα
διεξαχθεί την Δευτέρα, 11 Δεκεμβρίου 2023 στο Metropolitan Club στην Νέα Υόρκη.
Πρόκειται για το μακροβιότερο επενδυτικό συνέδριο για την Ελλάδα που πραγματοποιείται στο
εξωτερικό το οποίο τελείται υπό την αιγίδα του Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα
Υόρκη και διοργανώνεται από την Capital Link σε συνεργασία με το New York Stock
Exchange, το Athens Exchange Group (ATHEX Group) και την υποστήριξη μεγάλων Διεθνών
Τραπεζών όπως Goldman Sachs, Barclays, BNP Paribas, Morgan Stanley, Nomura & Axia
Ventures Group και Οργανισμών.
Στο συνέδριο θα συζητηθούν οι εξελίξεις και οι μεταρρυθμίσεις στην ελληνική οικονομία, οι
προτεραιότητες της κυβέρνησης για τις επενδυτικές ευκαιρίες στην Ελλάδα και η βελτιωμένη
εικόνα της χώρας ως επενδυτικού και επιχειρηματικού προορισμού. Η συστηματική
προσπάθεια προβολής της Ελλάδος στο διεθνές επενδυτικό και επιχειρηματικό κοινό καθώς
επίσης και η ενίσχυση των επιχειρηματικών και επενδυτικών δεσμών μεταξύ ΗΠΑ και Ελλάδας
είναι ο βασικός σκοπός του συνεδρίου.
Ο Διευθύνων Σύμβουλος της εταιρείας μας - Δ.Χ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ, κος
Δημήτριος Χριστόπουλος, θα συμμετέχει ως συντονιστής του απογευματινού πάνελ με τίτλο:
“DEBT CAPITAL MARKETS – GREEK SOVEREIGN & CORPORATE DEBT – Post
Investment Upgrade Prospects” και συμμετέχοντες τους:
κα Μύριαμ Ζαπάτα, Managing Director, Debt Capital Markets, Sustainable Finance ESG, BNP
Paribas
κο Δημήτρη Κοφίτσα, Head of Greece Investment Banking Coverage and Financing, Goldman
Sachs International
κο Απόστολο Γκουτζίνη, Partner, Milbank
κο Βασίλη Κότσιρα, Head of Capital Markets & Structured Finance Division, National Bank of
Greece
κο Αντώνη Τιμπλαλέξη, Managing Director, Nomura International PLC
κο Δημήτριο Τσάκωνα, Director General, Public Debt Management Agency
κα Κλειώ Λυμπέρη, Group Treasurer, Public Power Corporation
Στο υψηλού επιπέδου ετήσιο συνέδριο θα συμμετέχουν Εκπρόσωποι της Ελληνικής
Κυβέρνησης, Εκπρόσωποι της Αμερικάνικης Κυβέρνησης, Ανώτατα Στελέχη από τον
Επιχειρηματικό και Βιομηχανικό Κλάδο, Στελέχη Εποπτικών και Ρυθμιστικών Αρχών, Αναλυτές
αγοράς/πώλησης, Διαχειριστές Χαρτοφυλακίου, Θεσμικοί Επενδυτές, Εμπορικοί,
Χρηματοδότες, Ανώτερα Στελέχη Επιχειρήσεων, Τράπεζες και Επενδυτικές Εταιρείες,
Ασφαλιστικές Εταιρείες, Οικονομικοί Διευθυντές, Χρηματοοικονομικοί Σύμβουλοι,
Συμβουλευτικές Εταιρείες, Ιδιωτικά Επενδυτικά Κεφάλαια, Ελεγκτικές Εταιρείες, Σύμβουλοι,
Επιχειρήσεων, Δικηγόροι, Ελληνικά και Διεθνή Δικηγορικά Γραφεία, Εταιρείες Fund και Asset
Management, Νομικοί που κατέχουν Θεσμικές και Κυβερνητικές Θέσεις, Έμμισθοι Δικηγόροι,
Εκπρόσωποι των Φορολογικών Αρχών.
Μπορείτε να δείτε εδώ την Agenda του 25th Annual Capital Link Invest in Greece New York
Forum: “Accelerating Investments for Sustainable Growth”
Για δήλωση συμμετοχής στο Συνέδριο: εδώ.
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ενδυναμώσει τη συλλογική οικονομική της θέση, δοκιμαστεί επανειλημμένα σε επιχειρησιακό
επίπεδο, διαχειριστεί με επιτυχία την πανδημία, ενώ συνεχίζει το ταξίδι της προς την
απανθρακοποίηση.
Η συμμόρφωση με τις οδηγίες που σχετίζονται με την απανθρακοποίηση είναι το κλειδί για τη
βιωσιμότητα της ναυτιλίας. Οι λύσεις που απαιτούνται δεν μπορούν όμως να αναπτυχθούν
αποκλειστικά εντός της ναυτιλίας, αλλά αντίθετα περνούν μέσα από τη συνεργασία πολλών
εμπλεκόμενων μερών, κατά μήκος μιας περίπλοκης αλυσίδας αξίας.
Γνωρίζουμε τις λύσεις: ανάπτυξη εμπορικά βιώσιμων εναλλακτικών καυσίμων, αντίστοιχες
υποδομές, δίκτυα διανομής, κατασκευή νέων κινητήρων, διαθεσιμότητα κεφαλαίου, και, τέλος,
ένα ομοιόμορφο, παγκόσμιο κανονιστικό πλαίσιο.”
 Ο κ. Jorgen Lian, Head of Shipping Equity Research – DNB Markets, τόνισε: “Μπορούμε να
κατανείμουμε τους διαφορετικούς τομείς της ναυτιλίας σε κατηγορίες, ανάλογα με την τωρινή
τους κατάσταση.
Στα ξηρά φορτία και τα πετρελαιοφόρα η προσφορά είναι ισχυρή, ενώ στον τομέα
του LPG βασικός οδηγός είναι η ζήτηση, με πολύ καλές προβλέψεις σε όλα τα τμήματα της
αγοράς εμπορευματικών μεταφορών, που συνεπάγονται εξαιρετικές ταμειακές ροές. Για τα
δεξαμενόπλοια, η προσφορά παραμένει ελκυστική όσο η ζήτηση πετρελαίου ανακάμπτει
σταδιακά.
Στο κομμάτι των πλοίων μεταφοράς εμπορευματοκιβωτίων και LNG, καταγράφεται μεγάλος
αριθμός παραγγελιών σε σχέση με τον υπάρχοντα στόλο και τις αναπτυξιακές προοπτικές.
Μέχρι στιγμής, φαίνεται ότι τα πλοία θα είναι έτοιμα στο νερό πριν την κορύφωση της ζήτησης.
Πρέπει ωστόσο να σημειώσουμε ότι το 30% του εν λόγω στόλου βαίνει προς απόσυρση.
Τέλος, η φέρουσα ικανότητα των ναυπηγείων είναι περιορισμένη, και οι πληθωριστικές πιέσεις
αναμένονται να κρατήσουν τις τιμές των νέων σκαφών σε υψηλά επίπεδα στο άμεσο μέλλον.”
Ο κ. Michael Webber, CFA, Managing Partner | Energy Infrastructure – Webber Research &
Advisory, τόνισε: “Θα ήθελα να ευχαριστήσω ακόμη μια φορά την Capital Link για τη
διοργάνωση αλλά και τους ομιλητές που βρίσκονται μαζί μας.
Η συζήτηση αυτή αφορά το ΥΦΑ, οπότε θα αναφερθούμε σίγουρα στις τιμές των ναύλων,
ξεκινώντας μάλιστα την ανάλυσή μας. Τα πλοία μεταφοράς ΥΦΑ έχουν βιώσει μια
παρατεταμένη περίοδο χάριτος, και μένει να δούμε την εξέλιξη των αγορών, βραχυπρόθεσμα
αλλά και μακροπρόθεσμα.”
Ο κ. Richard Tyrrell, CEO – Cool Co (CLCO), τόνισε: “Οι τιμές των ναύλων είναι εξαιρετικές το
τελευταίο διάστημα. Στο απόγειό τους έφτασαν τα 140 για περίπου ένα δωδεκάμηνο – πλέον
έχουν πέσει λίγο απ’ αυτά τα επίπεδα αλλά παραμένουν υψηλές σε σχέση με το παρελθόν.
Ο καθένας πρέπει να κοιτάξει το χαρτοφυλάκιο του και να βεβαιωθεί πως η έκθεσή του είναι
διαχειρίσιμη. Στην περίπτωσή μας, από τα έντεκα πλοία που έχουμε στη θάλασσα, τρία εξ
αυτών είναι εκτεθειμένα λόγω εργασιών που έχουν σταματήσει ή αναβληθεί, ενώ τα υπόλοιπα
θα δραστηριοποιηθούν μετά το 2026. Επομένως, το χαρτοφυλάκιο είναι αυτό που καθορίζει
την αντίδραση σε περίπτωση κάμψης της οικονομικής δραστηριότητας.”
Ο κ. Arthur Regan, CEO – Energos Infrastructure, τόνισε: “Το μεγάλο εύρος σκαφών στον
υπάρχοντα στόλο διαδραματίζει σημαντικό ρόλο. Από τα παλιότερα ατμόπλοια στα σύγχρονα
σκάφη υψηλής ενεργειακής απόδοσης, οι τιμές διαφοροποιούνται αισθητά.
Στην Energos εργαζόμαστε κυρίως στις θαλάσσιες υποδομές. Μετά τη ρωσική εισβολή στην
Ουκρανία, οι πάντες επαναξιολογούν τη μορφή του ενεργειακού τους πλέγματος τα επόμενα
δέκα ή είκοσι χρόνια, με γνώμονα όχι μόνο την ενεργειακή μετάβαση, αλλά και την ενεργειακή
ασφάλεια. Επομένως, ο κλάδος των υποδομών ΥΦΑ διανύει μια εξαιρετική περίοδο στην
Ευρώπη, τη Νότια Αμερική, αλλά και την Ασία – με λίγα λόγια μας περιμένει πολλή δουλειά.
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Η αγορά περιλαμβάνει χώρες κάθε αξιολόγησης, και αυτό είναι καλό γιατί μας προσφέρει
πληθώρα επιλογών. Για τα μακροπρόθεσμα έργα προτιμούμε τις χώρες με επενδυτική
βαθμίδα, αλλά εκεί ο ανταγωνισμός είναι μεγάλος και τα περιθώρια κέρδους περιορισμένα.
Αντίθετα, οι μεγαλύτερες αποδόσεις συμβαδίζουν με τα μεγαλύτερα ρίσκα. Αυτό που έχει
σημασία είναι να καταλαβαίνει κανείς το τι συμβαίνει: στην περίπτωση που κάποιο στοιχείο
ενεργητικού προχωρά στην επαναεριοποίηση υγροποιημένου φυσικού αερίου για τις
ενεργειακές ανάγκες μιας πόλης, η επένδυση αυτή σίγουρα θα στηριχτεί.”
Ο κ. Oystein M. Kalleklev, CEO – FLEX LNG (FLNG) / Avance Gas, τόνισε: “Αναγκαστήκαμε
να εγκαταλείψουμε τη στρατηγική κερδοσκοπικών συναλλαγών στοιχείων ενεργητικού όταν
ο Covid ανέτρεψε τα σχέδια μας το 2020.
Πιστεύουμε ότι το 2026/2027 θα δούμε μεγαλύτερους όγκους να εισρέουν στην αγορά από το
Κατάρ και τις ΗΠΑ, και τότε θα έχουμε περισσότερα διαθέσιμα πλοία, δημιουργώντας έτσι ένα
παράθυρο ευκαιρίας. Τα υψηλά ναύλα θα είναι απαραίτητα για την αποπληρωμή των
επενδύσεων.
Στην αγορά άμεσης παράδοσης τα πράγματα είναι δύσκολα όταν ανταγωνίζεσαι εταιρείες
όπως οι Shell, BP και Exxon, όλους δηλαδή τους μεγάλους παίκτες. Όταν ένα φορτίο πρέπει
να μεταφερθεί και μεσολαβεί μεσίτης, είναι λογικό να προτιμήσει μεγάλες εταιρείες, ακόμη κι αν
ο εφοπλιστής προτείνει κάποια έκπτωση.”
Η κα. Filana Silberberg, Partner – WFW, τόνισε: “Έχουμε μαζί μας εξαιρετικούς ομιλητές για να
μιλήσουμε για ένα ενδιαφέρον αλλά και ευρύ θέμα. Όπως όλοι γνωρίζουμε, η ναυτιλία
μεταφέρει περί το 80% του παγκοσμίου εμπορίου σε όγκο, ενώ συνεισφέρει κάτω από το 3%
των εκπομπών αερίων του θερμοκηπίου.
Ο κλάδος έχει εστιάσει στη μείωση των εκπομπών άνθρακα, ειδικά σε συνέχεια των στόχων
που έχει θέσει ο IMO και που αναθεωρήθηκαν νωρίτερα φέτος.
Ο κ. Jan-Willem van den Dijssel, Americas Lead – Cargill Inc., τόνισε: “Η αναθεωρημένη
στρατηγική του IMO θα μεταφραστεί σε έμπρακτη πολιτική, μεταμορφώνοντας τον οδικό χάρτη
κάθε εταιρείας και οργάνωσης στη ναυτιλία.
Άπαντες θα χρειαστούν μια ομάδα και ένα δίκτυο συνεργασιών προκειμένου οι αλλαγές αυτές
να γίνουν πραγματικότητα. Εμείς διαθέτουμε μια στρατηγική απανθρακοποίησης ήδη από το
2017.
Έχουμε παραγγείλει πέντε πλοία διπλού κινητήρα με μεθανόλη, τα οποία είναι μάλιστα τα
πρώτα σκάφη μεταφοράς εμπορευματοκιβωτίων του είδους τους. Σε ό,τι αφορά τα βιολογικά
καύσιμα, έχουμε περάσει στο στάδιο της εκτέλεσης, έχοντας διοχετεύσει ενενήντα χιλιάδες
τόνους στις αντίστοιχες εγκαταστάσεις στη Σιγκαπούρη και στις Κάτω Χώρες.
Συμμετέχουμε ενεργά στο παγκόσμιο ναυτιλιακό φόρουμ και θέλουμε να παίξουμε καταλυτικό
ρόλο στις επικείμενες αλλαγές. Θεωρούμε πως στις υποδομές και στα λιμάνια υπάρχουν
πολλά περιθώρια βελτίωσης.”
Ο κ. Richard Tao, Business Development Leader, Maritime Advisory Americas – DNV, τόνισε:
“Ο IMO επανεξέτασε την πορεία ανθρακοποίησης της ναυτιλίας.
Με μια πρώτη ματιά, ίσως οι στόχοι που τέθηκαν για το 2030 να φαντάζουνε εύκολοι, αλλά αν
κανείς συνυπολογίσει τις δυναμικές προσφοράς και ζήτησης των εναλλακτικών καυσίμων,
αντιλαμβάνεται πως πρόκειται αντίθετα για το δυσκολότερο κομμάτι.
Σήμερα, η ναυτιλία καταναλώνει 280 εκατομμύρια τόνους καυσίμων και οι προβλέψεις για το
2030 μιλούν για 300 εκατομμύρια. Αν, παράλληλα, πρέπει να επιτύχουμε απανθρακοποίηση
της τάξης του 20% έως το 2030, οι εκτιμήσεις για την απαιτούμενη ποσότητα ανθρακικά
ουδέτερων καυσίμων αυξάνονται αισθητά.
Ας λάβουμε επίσης υπόψη ότι τα ίδια καύσιμα που χρειαστούν και σε άλλους κλάδους, όπως οι
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αερομεταφορές και οι χερσαίες μεταφορές. Επομένως, τα εναλλακτικά καύσιμα από μόνα τους
δεν αρκούν, χρειαζόμαστε μεγαλύτερη ενεργειακή αποδοτικότητα και καινοτόμες λύσεις.”
Ο κ. Hauke Kite-Powell, SVP for Decarbonization – Marsoft Inc., τόνισε: “Η προτεραιότητά μας
βραχυπρόθεσμα πρέπει να είναι η εξοικονόμηση ενέργειας. Τα οικονομικά κίνητρα για την
επένδυση στην αποδοτικότητα ενός εμπορικού πλοίου είναι σημαντικά.
Η πρόκληση, βάσει της εμπειρίας μας στη Marsoft, έχοντας συνεργαστεί με πολλούς
εφοπλιστές, είναι ότι ορισμένοι δεν αντιλαμβάνονται το μέγεθος της αξίας των καυσίμων που
εξοικονομούνται, ή περιμένουν υπερβολικά γρήγορα αποτελέσματα.
Ευτυχώς, τα κίνητρα προσέλκυσης των κατάλληλων επενδύσεων στη ναυτιλία αυξάνονται,
τόσο λόγω της κοινωνικής αναγνώρισης του κόστους του άνθρακα, όσο και χάρη στο γεγονός
ότι ένα αυξανόμενο κομμάτι επιχειρηματιών προσβλέπει σε κέρδη από τη ρυθμισμένη αγορά
άνθρακα (ETS στην Ευρώπη) και άλλες αγορές, όπου πλοιοκτήτες που επενδύουν στην
αποδοτικότητα μπορούν να επωφεληθούν από την πώληση πιστώσεων άνθρακα. Οι
παράγοντες αυτοί θα επιταχύνουν τις εξελίξεις.”
Ο κ. Randy Giveans, EVP – Investor Relations & Business Development – Navigator Holdings (NVGS),
τόνισε: “Από τη δική μας οπτική γωνία, έχουμε εστιάσει στην αναβάθμιση κυτών και
προπελών, εργαζόμενοι παράλληλα με στόχο τη βέλτιστη επιχειρησιακή αποδοτικότητα,
χρησιμοποιώντας διαφορετικά, νέα λογισμικά. Μακροπρόθεσμα, εξετάζουμε τη λύση της
καθαρής αμμωνίας, μπλε ή πράσινης, για τα καύσιμα και τα προωστικά συστήματα.
Στη Navigator μεταφέρουμε αμμωνία στα πλοία μας, επομένως θα είναι εφικτό να αποτελέσει
και καύσιμο για τα πλοία μας. Προσβλέπουμε στην ωρίμανση της ιδέας αυτής, σε συνεργασία
με τους κατασκευαστές κινητήρων, τα επόμενα χρόνια. Το 2050, λίγα πλοία από αυτά που
πλέουν σήμερα θα είναι ακόμη εδώ, θεωρούμε λοιπόν πως το net zero είναι επιτεύξιμο.”
Ο κ. Hamish Norton, President – Star Bulk Carriers Corp. (SBLK), τόνισε: “Πρέπει να
ξεκινήσουμε από τα βήματα εκείνα που ήδη γνωρίζουμε ότι μπορούν να βοηθήσουν στην
εξοικονόμηση καυσίμων. Θεωρώ πως η πρώτη μας απόφαση πρέπει να είναι η επιβράδυνση.
Επιπροσθέτως, πρέπει να αξιολογούμε την απόδοση των σκαφών μας με ακρίβεια, και να
αξιοποιούμε εν συνεχεία τη γνώση αυτή για τη βελτιστοποίηση ταξιδιών και διαδρομών.
Το κύτος πρέπει να διατηρείται πεντακάθαρο, χρησιμοποιώντας ακριβότερες μπογιές απ’ ότι
στο παρελθόν. Άλλωστε, η τεχνολογία για τα ρομπότ καθαρισμού αναπτύσσεται τάχιστα.
Ξεκινάμε παράλληλα να σκεφτόμαστε τα νέα καύσιμα:
Υπάρχει το ΥΦΑ, το οποίο χάνει τελευταίο σε δημοτικότητα, ενώ η μεθανόλη και η αμμωνία
γίνονται δημοφιλείς επιλογές. Τέλος, αν θέλουμε να πετύχουμε το net zero έως το 2050,
πρέπει να συμπεριλάβουμε και την πυρηνική πρόωση.”
Ο κ. Andrew Shohet, Senior Vice President, Ocean Industries – DNB, τόνισε: “Ο
νόμος Jones είναι πράγματι ένα καθοριστικό, ουσιώδες νομοθέτημα για την αμερικανική
ναυτιλία. Απαιτεί από τα σκάφη που μεταφέρουν εμπορεύματα μεταξύ δύο σημείων των
Ηνωμένων Πολιτειών να υπόκεινται στους νόμους των ΗΠΑ, να ανήκουν σε Αμερικανούς
πολίτες, και να έχουν κατασκευαστεί στις ΗΠΑ. Θα συζητήσουμε λοιπόν για την κατάσταση της
αγοράς, τους κινητήριους μοχλούς για τη ζήτηση και την επίπτωση στις τιμές.”
Ο κ. Keegan Plaskon, Director, Business Development, North America – ABS, τόνισε: “Πολύς
κόσμος προσπαθεί να συγκρίνει το διεθνή στόλο με τον αμερικανικό στόλο υπό τον
νόμο Jones. Μπόρεσα να βρω πρόσβαση σε ορισμένες πληροφορίες από το γραφείο
συμμόρφωσης εμπορικών σκαφών του λιμενικού σώματος για το έτος 2022:
Δεν ξέρω αν εκπλήσσεστε από το γεγονός ότι στα αμερικανικά ύδατα ταξίδεψαν 11.000 πλοία
με 78 διαφορετικές σημαίες. Έγιναν 8.700 έλεγχοι από το λιμενικό, και καταγράφηκαν
παραβάσεις σε λιγότερο από 1% των περιπτώσεων, ποσοστό που είναι ίδιο με αυτό των
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αμερικανικών σκαφών. Άρα λοιπόν, ο στόλος των ΗΠΑ ανταγωνίζεται στα ίσα τους διεθνείς
παίκτες.”
Ο κ. Deepak Arora, Chief Strategy Officer – Crowley Maritime, τόνισε: “Υπάρχει πληθώρα
παραγόντων στη ναυτιλία που καθορίζουν το κατά πόσο κάποιο έργο είναι ή όχι εφικτό. Η
αγορά αναπτύσσεται, οι ανάγκες για νέα σκάφη αυξάνονται, αλλά το ρίσκο για τους
πλοιοκτήτες παραμένει ψηλά, ενώ και ο χώρος στα ναυπηγεία είναι περιορισμένος, ειδικά για
τα δεξαμενόπλοια.
Ενόψει του στόχου του net zero μέχρι το 2050, πιστεύουμε ακράδαντα ότι δεν μπορεί να
υπάρξει μια μοναδική στρατηγική που να εξυπηρετεί τους πάντες. Οι στρατηγικές θα έχουν
περιφερειακά χαρακτηριστικά και θα καθοριστούν από τις διαθέσιμες επιλογές. Διερευνούμε
τεχνολογίες όπως η δέσμευση άνθρακα και καύσιμα όπως το υδρογόνο.”
Ο κ. John Hallmark, EVP Commercial and Strategy – Kirby Marine Transportation Group (KEX), τόνισε:
“Στην παρούσα συγκυρία, τα χημικά εργοστάσια και διυλιστήρια της Βορείου Αμερικής έχουν
μεγάλο πλεονέκτημα ως προς το κόστος, αψηφώντας την επιβράδυνση της παγκόσμιας
οικονομίας. Από πλευράς προσφοράς, υφίστανται περιορισμοί στα να σκάφη, τόσο στις
παράκτιες όσο και στις υπόλοιπες αγορές.
Αναμένουμε πως οι τιμές θα συνεχίσουν την ανοδική τους πορεία για λίγο, έως ότου
κατασκευαστεί νέος εξοπλισμός. Δεν έχει υπάρξει κάποια δραματική αλλαγή στον τρόπο με τον
οποίο μεταφέρονται τα προϊόντα. Η επαναφορά της ζήτησης μετά την πανδημία είναι αυτή που
καθορίζει τις εξελίξεις.”
Ο κ. Samuel Norton, President/CEO – Overseas Shipholding Group (OSG), τόνισε: “Η
μεγαλύτερη αλλαγή τα τελευταία δύο χρόνια έχει προκύψει από την εξέλιξη του εμπορίου
ντίζελ, από τον Κόλπο του Μεξικού και προς τη δυτική ακτή των ΗΠΑ.
Το ανανεώσιμο ντίζελ, που διαφέρει από το βιολογικό ντίζελ, έχει περίπου την ίδια δομή με το
κανονικό ντίζελ. Παράγεται κατά κανόνα από υπολείμματα λαδιών αγροτικής παραγωγής και
εστιατορίων, και συλλέγεται κατά μήκος των ποταμιών των ΗΠΑ. Υπάρχει αγορά στην
Καλιφόρνια, την Ουάσιγκτον, και το Όρεγκον.
Στην Καλιφόρνια παρέχονται οικονομικά κίνητρα για τη χρήση καυσίμων με μικρότερο
ανθρακικό αποτύπωμα, ενώ υπάρχουν και συστήματα που αξιολογούν τη φιλικότητα των
καυσίμων προς το περιβάλλον. Το ανανεώσιμο ντίζελ λαμβάνει υψηλές βαθμολογίες,
τροποποιώντας κατά συνέπεια τον κλάδο των δεξαμενόπλοιων ως προς τη ζήτηση και το
προφίλ των καυσίμων.”
 Ο κ. Theodore Jadick, Managing Director, CEO & President – DNB Markets; Conference Chairman,
τόνισε: “Η ενεργειακή ασφάλεια και η ενεργειακή μετάβαση αποτελούν δύο αντίρροπες
δυνάμεις που τραβούν την αγορά σε διαφορετικές κατευθύνσεις, επηρεάζοντας τον τρόπο
λήψης αποφάσεων.
Κατά τη γνώμη μου, οι επενδύσεις στις ΑΠΕ είναι κατά κανόνα μικρές, ενώ ακόμη και σήμερα η
δραστηριότητα γύρω από το πετρέλαιο και το αέριο, τα παραδοσιακά ορυκτά καύσιμα δηλαδή,
είναι έντονη.
Πρόκειται για έναν συνδυασμό διαφόρων μεταβλητών, όπως οι πολιτικές μετάβασης, ο
πληθωρισμός, το υψηλό κόστος, και ο εκτοπισμός των εφοδιαστικών αλυσίδων. Ακόμη, οι
κεντρικοί τραπεζίτες ανά την υφήλιο απαγγέλουν το ίδιο ποίημα, ότι τα υψηλά επιτόκια θα
συνεχιστούν, δυσχεραίνοντας περαιτέρω την κατάσταση.”
Ο κ. Robert Bugbee, President – Scorpio Tankers Inc. (STNG); President & Director – ENETI
Inc. (NETI), τόνισε: “Όλοι οι κλάδοι της ναυτιλίας δικαιούνται σήμερα να είναι αισιόδοξοι.
Βρισκόμαστε αντιμέτωποι με μια κατάσταση όπου ο χώρος στα ναυπηγεία είναι περιορισμένος,
οι περισσότεροι στόλοι χρειάζονται είτε ανανέωση είτε επέκταση, ενώ και ο δανεισμός δεν
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μπορεί να είναι απεριόριστος.
Θεωρώ πως ο ακριβός δανεισμός θα αποτελέσει θετικό στοιχείο για τη ναυτιλία
μακροπρόθεσμα, καθώς θα μειώσει τις κινήσεις με αποκλειστικό κίνητρο την κερδοσκοπία.
Πολλές από τις σημερινές αγοραπωλησίες γίνονται με τα χρήματα των ίδιων των ιδιοκτητών.
Πρόκειται για μια καλή βάση, πάνω στην οποία μπορεί να χτίσει ο κλάδος μας. Ωστόσο, ο
κόσμος γύρω μας εξακολουθεί να μη λειτουργεί σωστά. Ανακάμπτει ακόμη από τον Covid, σε
κάποιες περιοχές υπάρχει ισχνή ανάπτυξη, σε κάποιες άλλες ύφεση. Το ρίσκο λοιπόν που
αντιμετωπίζουμε δεν αφορά τη ναυτιλία αυτή καθαυτή, αλλά τις γεωπολιτικές συνθήκες.
Όσον αφορά στην ενέργεια, συνειδητοποιούμε ότι θα χρειαστεί μια πραγματική μετάβαση, μιας
και δεν μπορεί κανείς με το πάτημα ενός διακόπτη να φύγει από τον άνθρακα και να περάσει
στις ΑΠΕ. Πρέπει να αλλάξουμε τις δυναμικές της χρηματοδότησης, καθώς παρατηρείται
απροθυμία επένδυσης στις ανανεώσιμες πηγές και οι απανταχού κυβερνητικές πολιτικές
κρίνονται ανεπαρκείς.”
Η κα. Han Deng, Partner – Reed Smith LLP), τόνισε: “Όπως όλοι γνωρίζουμε, υπάρχει έντονη
οικονομική αβεβαιότητα σε παγκόσμιο επίπεδο, σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων και
επίμονου πληθωρισμού.
Επίσης, φέτος είδαμε πολλά ακραία καιρικά φαινόμενα, που επίσης επηρεάζουν αρνητικά την
οικονομική δραστηριότητα. Οι ομιλητές μας θα μας ενημερώσουν για τα προϊόντα που
προσφέρουν στις χρηματοδοτικές τους πλατφόρμες.”
Ο κ. Andrew Shohet, Senior Vice President, Ocean Industries – DNB, τόνισε: “Ειδικά στα
πετρελαιοφόρα και στη μεταφορά ξηρών φορτίων, αν δει κανείς την αναλογία παραγγελιών και
στόλων, προκύπτει το συμπέρασμα ότι η αγορά είναι ισχυρή.
Αυτό με τη σειρά του οδηγεί σε υγιείς ισολογισμούς. Τα υψηλά επιτόκια σίγουρα έχουν
επηρεάσει, ενώ και οι συζητήσεις γύρω από τα εναλλακτικά καύσιμα και την ενεργειακή
μετάβαση έχουν δημιουργήσει αβεβαιότητα όσον αφορά τα νέα σκάφη. Οι κεφαλαιαγορές
άλλωστε επηρεάζονται και αυτές από τις γεωπολιτικές εξελίξεις.”
Ο κ. Evan Cohen, Managing Director & Group Head, Maritime Finance – First Citizens Bank, τόνισε:
“Από τη μακροοικονομική σκοπιά, ο αριθμός των πλοίων στις θάλασσες παραμένει
αναλλοίωτος, και ο χρόνος αποπληρωμής των δανείων σταθερός στα πέντε έτη.
Υπάρχει προοπτική για μεγάλο φόρτο εργασίας για εμάς. Έχουμε το πλεονέκτημα του μικρού
μεγέθους – 1,5 δις – και των 20-25 συναλλαγών κατ’ έτος. Οι διαθέσιμες συμφωνίες είναι
λοιπόν αρκετές, παίρνουμε τα χρήματά μας πίσω και κυνηγάμε την επόμενη.
Το ενδιαφέρον κατ’ εμέ το τελευταίο 12μηνο είναι ότι πλέον γίνεται λόγος για τη βιωσιμότητα σε
όλες μας τις διαπραγματεύσεις, με νέους και παλιούς πελάτες. Εξετάζουμε πολλά από τα
σκάφη, είναι κομμάτι της διαδικασίας μας για τη δέουσα επιμέλεια, και οι έλεγχοι αυτοί
περιλαμβάνουν μια βαθμολόγηση βιωσιμότητας που ξεπερνά κατά πολύ τις τυπικότητες όπως
το πότε πρέπει να αντικατασταθεί ο χάλυβας.”
Ο κ. Jason Braunstein, Partner – Hudson Structured Capital Management Ltd, τόνισε:
“Βρισκόμαστε σε περιβάλλον υψηλής κερδοφορίας, ειδικά στα δεξαμενόπλοια, αλλά, την ίδια
στιγμή οι αξίες είναι διογκωμένες.
Το συνολικό κεφάλαιο που έχει κινητοποιηθεί στη ναυτιλία δεν είναι μεγάλο, το μερίδιο όμως
που αντιστοιχεί στον εναλλακτικό δανεισμό, συμπεριλαμβανομένου του κινέζικου leasing, έχει
περάσει από το 10%, δέκα χρόνια πριν, στο 50% της αγοράς.
Οι τράπεζες σήμερα είναι αρκετά συντηρητικές με γενική συμπίεση περιθωρίων, καθιστώντας
τους μη τραπεζικούς δανειστές ιδιαίτερα ανταγωνιστικούς, χάρη στο ότι προσφέρουν
περισσότερη ευελιξία.
Η δική μας προσέγγιση έχει στο επίκεντρό της τα στοιχεία ενεργητικού. Αντί λοιπόν να μένουμε
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στα ονόματα, εστιάζουμε στα συγκεκριμένα χαρακτηριστικά των σκαφών που χρηματοδοτούμε,
από τον σχεδιασμό του σκάφους έως την ποιότητα της συντήρησης.”
Ο κ. Erlend Sommerfelt Hauge, Co-Founder / Managing Director – Oceanis GmbH, τόνισε:
“Συνολικά, η πιστοληπτική ικανότητα της ναυτιλίας είναι ελκυστική, για τους λόγους που ήδη
έχουν αναφερθεί: λίγες νέες κατασκευές, πληθωριστική πίεση στα νέα σκάφη, ρίσκα και
αβεβαιότητες που σχετίζονται με τις νέες παραγγελίες.
Τα σκάφη ΥΦΑ, τα μεταφορικά εμπορευματοκιβωτίων, καθώς και τα πολεμικά πλοία,
μονοπωλούν τα ναυπηγεία. Βιώνουμε στην πράξη το ρητό που αναφέρει ότι οι τράπεζες σε
προσεγγίζουν όταν εσύ δεν τις χρειάζεσαι. Υπάρχει αφθονία δανειστών στην αγορά και οι
εφοπλιστές θέτουν τους κανόνες.
Φυσικά, οι πλοιοκτήτες θέλουν να διατηρήσουν τις καλές τους σχέσεις με τις τράπεζες για όταν
τα πράγματα δυσκολέψουν και πάλι. Οι πηγές κεφαλαίου παραμένουν ίδιες, αν και βλέπουμε
τα ιδιωτικά κεφάλαια να κερδίζουν ένα μέρος του μεριδίου αγοράς που αναλογεί στις τράπεζες.
Το πιο χαλαρό ρυθμιστικό τους πλαίσιο προσφέρει μεγαλύτερες δυνατότητες σε ό,τι αφορά τα
περιθώρια.”
Η κα. Marina Hadjipateras, Founder & General Partner – TMV, τόνισε: “Διευθύνω μια εταιρεία
επιχειρηματικού κεφαλαίου που ονομάζεται TMV και επενδύει σε νεοφυείς επιχειρήσεις στο
χώρο της ναυτιλίας αλλά και άλλων κλάδων.
Όταν ίδρυσα την TMV το 2017, πιθανότατα σε αντίστοιχο συνέδριο δεν θα υπήρχε κάποιο
πάνελ που να εστιάζει στην τεχνολογία. Σε σύντομο χρονικό διάστημα η ναυτιλία έχει
αγκαλιάσει τις νεοφυείς επιχειρήσεις και τη συνεργασία με τεχνολογικές εταιρείες. Το ανοικτό
πνεύμα για συμπράξεις μπορεί να αποβεί καθοριστικής σημασίας για τη βιομηχανία μας.”
Ο κ. Fabian Feldhaus, Managing Director & Co-Founder – Flagship Founders, τόνισε: “Η
δουλειά μου ξεκινά συνομιλώντας με διάφορα άτομα του χώρου και ρωτώντας τα σχετικά με τα
προβλήματα που αντιμετωπίζουν.
Στη συνέχεια αναλύουμε ποια από αυτά τα ζητήματα θα μπορούσαν να επιλυθούν με τη
βοήθεια της τεχνολογίας. Συχνά εντυπωσιάζομαι από τη διαφάνεια του κόσμου της ναυτιλίας.
Πίστευα πως θα ήταν δύσκολο για τα στελέχη μεγάλων εταιρειών να μου ανοιχτούν και να
μοιραστούν τις σκέψεις τους, αλλά είχα άδικο.
Αυτό που κάνουμε στη Flagship Founders, σε επίπεδο ενίσχυσης εταιρειών, είναι ότι έχουμε
στρατηγικές συσκέψεις στις οποίες φέρνουμε τους μετόχους και τους εταίρους μας στον ίδιο
χώρο, συνδέοντας τον τεχνολογικό και τον ναυτιλιακό κλάδο.
Θεωρώ πως είναι μια ενδιαφέρουσα ζύμωση με απτά αποτελέσματα. Κάθε ναυτιλιακή εταιρεία
αναφέρεται στα δικά της προβλήματα και ξεκινάμε τη διαδικασία επίλυσής τους.”
Ο κ. Haymon Sinapius, Head of Global Investments – INNOPORT – Schulte Group, τόνισε: “Η
συνεργασία είναι το σημείο κλειδί. Υπάρχει κάποιες φορές έλλειψη συνεννόησης ανάμεσα στον
κόσμο των start-up και το πιο συντηρητικό κομμάτι της ναυτιλίας.
Δημιουργήσαμε άλλωστε την INNOPORT ακριβώς για να συμβάλλουμε στην καλύτερη
συνεργασία. Για εμάς η διαδικασία είναι απλή: όταν βρίσκουμε νεοφυείς επιχειρήσεις τις οποίες
θεωρούμε ενδιαφέρουσες και ικανές να αλλάξουν τον τρόπο με τον οποίο εργαζόμαστε,
ξεκινάμε έναν διάλογο, από νωρίς, με τη συμμετοχή όλων των εμπλεκομένων, ενθαρρύνοντας
την αντισυμβατική σκέψη.
Όταν κάποιος δρα επιχειρηματικά με τον ίδιο τρόπο επί δεκαετίες, είναι δύσκολο να αλλάξει
νοοτροπία, αλλά αυτό είναι που προσπαθούμε να επιτύχουμε.”
Ο κ. Sean Simons, Senior Associate – Newark Venture Partners, τόνισε: “Πολλοί από τους
επιχειρηματικούς επενδυτές απλά δεν γνωρίζουν αρκετά πράγματα για τη ναυτιλία, τη θεωρούν
μια παλιομοδίτικη, τεράστια διεθνή βιομηχανία.
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Φοβούνται πως οι αποδόσεις θα είναι μικρές, οι κύκλοι μεγάλοι, και δεν βλέπουν κάτι επίκαιρο
που θα τους ωθήσει να επενδύσουν. Νομίζω ότι ο IMO το αλλάζει αυτό, χάρη στους κανόνες
απανθρακοποίησης, πιέζοντας περισσότερο το περιβαλλοντικό κομμάτι.
Αυτό που πρέπει να βελτιώσει η ναυτιλία είναι η φιλοξενία της, συνεργαζόμενοι με οργανώσεις
για να αυξήσει την ευαισθητοποίηση. Σε οποιαδήποτε άλλη εκδήλωση με θέμα την τεχνολογία
και τη χρηματοδότηση,
θα υπήρχαν πολλοί 25χρονοι με χαλαρά ρούχα στην αίθουσα, ενώ εδώ όλοι μας φοράμε…
κοστούμια και γραβάτες. Ίσως πρέπει να βρούμε μια μέση λύση, αλλά και απτά παραδείγματα
τεχνολογικών λύσεων που μπορούν να βοηθήσουν τον κλάδο στα επόμενα βήματά του.”
Η κα. Cassandra Seier (Tok), CFA, Head of International Capital Markets – New York Stock
Exchange, τόνισε: “Το χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης θεωρεί τιμή του τη συμμετοχή στο 15ο
ετήσιο New York maritime forum, μια πάντοτε επίκαιρη και σημαντική συζήτηση γύρω από τις
τωρινές συνθήκες στη ναυτιλιακή βιομηχανία. Σήμερα, έχουμε περισσότερες από τριάντα
εισηγμένες εταιρείες από τον κλάδο των θαλάσσιων μεταφορών στο χρηματιστήριό μας.
Η ναυτιλία είναι μια συχνά ήσυχη βιομηχανία που λειτουργεί σε πίσω πλάνο, είναι όμως
καθοριστική για πολλές εφοδιαστικές αλυσίδες. Είτε πρόκειται για τη μεταφορά πρώτων υλών ή
αγαθών, οι θαλάσσιες μεταφορές αποτελούν αναπόσπαστο κομμάτι του διεθνούς εμπορίου.
Στο χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, συνεχίζουμε να υποδεχόμαστε τους κορυφαίους
καινοτόμους εφευρέτες και ηγέτες, δημιουργώντας μια ισχυρή κοινότητα επιχειρηματιών, που
θέλουν να συγκεντρώσουν κεφάλαια αλλά και να αλλάξουν τον κόσμο. Ας συνεχίσουμε να
εργαζόμαστε μαζί στηρίζοντας τις επενδύσεις και την ευημερία της ναυτιλίας.”
Ο κ. Keith Billotti, Partner – Seward & Kissel LLP, τόνισε: “Οι ειδήσεις είναι γεμάτες από
αναφορές στις νέες οικονομικές και γεωπολιτικές πραγματικότητες. Έχοντας αυτό κατά νου, οι
ομιλητές μας θα μας παρουσιάσουν την κατάσταση στις αμερικανικές και διεθνείς
κεφαλαιαγορές, καθώς και τους παράγοντες που λαμβάνουν υπόψη οι επενδυτές προτού
λάβουν τις αποφάσεις τους.”
Η κα. Christa Volpicelli, Managing Director & Head of Maritime Investment Banking
– Citi, τόνισε: “Βιώνουμε μια κατάσταση παγκόσμιας αβεβαιότητας.
Συνολικά, οι αγορές μετοχών έχουν ανέβει σε σχέση με την αντίστοιχη περίοδο πριν έναν
χρόνο, αλλά αν κανείς αφαιρέσει τους τεχνολογικούς κολοσσούς – Apple, Google, Tesla – η
υπόλοιπη αγορά φαντάζει στάσιμη με λίγους μόνο να ξεχωρίζουν.
Ειδικότερα για τη ναυτιλία, οι τομείς που σχετίζονται με την ενέργεια
(δεξαμενόπλοια, LNG, LPG) προπορεύονται σε σχέση με τους υπόλοιπους, γεγονός που δεν
αποτελεί έκπληξη δεδομένων των κερδών που καταγράφηκαν σε αυτούς τους κλάδους.
Αρκετοί επενδυτές περιμένουν μια ήπια προσγείωση στις ΗΠΑ και παραμένουν αισιόδοξοι,
αλλά εξελίξεις όπως τα πρόσφατα τραγικά γεγονότα στο Ισραήλ σπέρνουν την αμφιβολία.”
Ο κ. Christopher C. Eitzen, Managing Director, Investment Banking – Clarksons Securities AS, τόνισε:
“Πολλά από τα όσα συμβαίνουν γύρω μας επηρεάζουν τη σκέψη των επενδυτών.
Ήμασταν τυχεροί, τόσο στη ναυτιλία όσο και σε άλλους ενεργειακούς κλάδους, με αποτέλεσμα
να καταγράψουμε καλές επιδόσεις την τελευταία διετία. Οι επενδυτές βλέπουν ότι η ναυτιλία
είναι επικερδής και αποδοτική.
Ξεκινήσαμε με πλοία μεταφοράς εμπορευματοκιβωτίων και επεκταθήκαμε στην πορεία στα
δεξαμενόπλοια και στα πλοία μεταφοράς χύδην φορτίων. Πάντως οι συναλλαγές ιδιωτικών
κεφαλαίων ήταν περιορισμένες, ενώ εξ αυτών το 60-70% προέρχονται από την Ευρώπη και
όχι τόσο από την Αμερική.”
Ο κ. Jae Kwon, Managing Director – DNB, τόνισε: “Έχει δοθεί μεγάλη έμφαση στην ενεργειακή
ασφάλεια, δημιουργώντας ένα θετικό μομέντουμ για τα δεξαμενόπλοια και τα πλοία ΥΦΑ και
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υγραερίου. Οι εταιρείες αυτές δεν έχουν άμεση ανάγκη για κεφάλαιο, καθώς έχουν
εκμεταλλευθεί το κερδοφόρο περιβάλλον.
Οι εταιρείες προσπαθούν να ωφεληθούν εισάγοντας μετοχές σε δύο χρηματιστήρια,
προσπαθώντας να βρεθούν στην κατάλληλη θέση ενόψει του επόμενου κύκλου. Ζούμε σε
ενδιαφέροντες καιρούς: πολλά πράγματα φαινομενικά λειτουργούν σωστά, αλλά ουδείς
γνωρίζει ποια θα είναι η επόμενη άγνωστη μεταβλητή ικανή να διαταράξει την αγορά.
Η ενεργειακή ασφάλεια και μετάβαση δίνει το στίγμα, άρα όσοι προβλέψουν καλά τις σχετικές
εξελίξεις και κινηθούν την κατάλληλη στιγμή θα βρεθούν σε πλεονεκτική θέση.”
Ο κ. Michael Kirk, Managing Director – RMK Maritime, τόνισε: “Μια επιτυχημένη συγχώνευση ή
εξαγορά χρειάζεται δύο μέρη, έναν πρόθυμο αγοραστή αλλά και έναν πρόθυμο πωλητή.
Όταν κάποιος στην πραγματικότητα δεν θέλει να πουλήσει, κρύβεται πίσω από καθυστερήσεις
και διαμάχες. Κατά τη γνώμη μου, είναι ευκολότερο να προχωρήσει κανείς σε μια πώληση
στόλου με όλα τα στοιχεία ενεργητικού, διευκολύνοντας τη συναλλαγή.
Ο πληθωρισμός είναι παράγων μείζονος σημασίας: τα πλοία δεν μπορούν να αντικατασταθούν
στις τιμές που υπήρχαν μέχρι πρότινος. Βέβαια, τα δυνατά περιουσιακά στοιχεία πλεονεκτούν
σε περιόδους πληθωρισμού, επομένως εκεί η ναυτιλία υπερτερεί.”
Ο κ. Nikos Petrakakos, Senior Advisor, Decarbonization – Tufton Investment Management Ltd, τόνισε:
“Πιστεύω ότι η ενεργειακή μετάβαση αποτρέπει τους εφοπλιστές από το να εκτεθούν
υπερβολικά, προχωρώντας σε κερδοσκοπικές επενδύσεις. Η περιρρέουσα αβεβαιότητα έχει
συνεισφέρει σε αυτό, όπως και οι καλοί ισολογισμοί των τελευταίων ετών.
Η δευτερογενής αγορά εξακολουθεί να κρύβει ευκαιρίες, ενώ καλά κινούνται και τα κεφάλαια
που επενδύουν σε υποδομές. Τα ιδιωτικά κεφάλαια επιστρέφουν στη ναυτιλία, καθώς
παρατηρούν τη συνεχιζόμενη μεταμόρφωση που προϋποθέτει η ενεργειακή μετάβαση και την
ανάγκη για περισσότερες συνεργασίες.”
Ο κ. Omar Nokta, Lead Shipping Researcher – Jefferies, τόνισε: “Το πάνελ αυτό θα εστιάσει
στον πιο καυτό κλάδο στη ναυτιλία. Ο LPG κλάδος βρίσκεται σε μεγάλη φόρμα φέτος,
συνεχίζοντας τη δυναμική πορεία που ξεκίνησε το 2020. Για την ακρίβεια, ήταν ο πρώτος
τομέας της ναυτιλίας που ανέκαμψε μετά την πανδημία, με αποτέλεσμα τη φανταστική
σημερινή αγορά.”
Ο κ. Theodore Young, CFO – Dorian LPG (LPG), τόνισε: “Ξαφνικά, υπήρξε ένα άλμα της τάξης
των 7 εκατομμυρίων μετρικών τόνων από το ’21 στο ’22, και ξανά από το ’22 στο ’23. 7 εκ.
μετρικοί τόνοι είναι μια ποσότητα που ισούται περίπου με το αέριο που εξήγαγε η Ρωσία στην
αγορά, που χρειάστηκε να προσαρμοστεί στα να δεδομένα.
Πρόκειται επομένως για έναν συνδυασμό αυξημένης εξαγωγικής ζήτησης αλλά και
αποσύρσεων στις δεξαμενές των ναυπηγείων, που ήταν εκ προοιμίου γνωστές. Είναι καλή
συγκυρία για τους πλοιοκτήτες.
Ακόμη, ένας επιπλέον παράγοντας που ωθεί τη ζήτηση για υγραέριο είναι οι πολλές του
χρήσεις. Περίπου το μισό κατευθύνεται στην κάλυψη αναγκών θέρμανσης και μαγειρικής ανά
τον κόσμο, δηλαδή σε ανελαστικές ανάγκες που θα συνεχίσουν να αυξάνονται.
Τέλος, αποτελεί μέρος της λύσης στον αγώνα για απανθρακοποίηση. Μπορεί να μην είναι η
λύση στην οποία ελπίζει η Greta Thunberg, συνεισφέρουμε πάντως στη μείωση των
εκπομπών του θερμοκηπίου χάρη στο προϊόν που μεταφέρουμε αλλά και που καίμε στα πλοία
μας.”
Ο κ. Oystein M. Kalleklev, CEO – FLEX LNG (FLNG) / Avance Gas Holding
Ltd. (NO: AGAS), τόνισε: “35 με 40 πλοία πρόκειται να μας παραδοθούν φέτος: είναι ένας
σημαντικός αριθμός, μεγαλύτερος από τα προηγούμενα χρόνια. Ταυτόχρονα όμως, το κόστος
ανεβαίνει. Αν δείτε τη διαδρομή που ακολουθούν τα σκάφη μεταφέροντας αμερικανικά φορτία,
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περνούν κατά κανόνα από τη διώρυγα του Σουέζ.
Είναι πιο χρονοβόρο αλλά τ
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Στις 11 Δεκεμβρίου το Συνέδριο της Capital Link στην Νέα Υόρκη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ. Με τη συμμετοχή υπουργών, κυβερνητικών παραγόντων αλλά και στελεχών των
μεγαλύτερων ελληνικών και διεθνών τραπεζών, όπως επίσης και εκπροσώπων από το
ναυτιλιακό, επενδυτικό, ενεργειακό και τουριστικό τομέα, θα πραγματοποιηθεί στις 11
Δεκεμβρίου, στο Metropolitan Club της Νέας Υόρκης, το 25ο επενδυτικό φόρουμ για την
Ελλάδα της Capital Link («25th Annual Capital Link Invest in Greece New York Forum:
Accelerating Investments for Sustainable Growth»).
«Με μεγάλη υπερηφάνεια και συγκίνηση, η Capital Link φέτος γιορτάζει ένα ορόσημο: την 25η
επέτειο διοργάνωσης του μακροβιότερου επενδυτικού Συνεδρίου για την Ελλάδα που
πραγματοποιείται στο εξωτερικό. Η εκδήλωση αυτή, η οποία είναι γνωστή για την ποιότητά της
και για τη συμμετοχή κυβερνητικών και βιομηχανικών ηγετών, πραγματοποιείται κάθε χρόνο,
ανεξάρτητα από τις πολιτικές και οικονομικές συνθήκες στην Ελλάδα», αναφέρουν στην
ανακοίνωση οι διοργανωτές.
Οπως συμβαίνει διαχρονικά και ανεξαρτήτως κυβέρνησης, οι εργασίες θα ξεκινήσουν με
βιντεοσκοπημένο χαιρετισμό του Ελληνα Πρωθυπουργού, με τον Κυριάκο Μητσοτάκη να
στέλνει το δικό του μήνυμα προς τον επενδυτικό κόσμο και τους συμμετέχοντες. Παράλληλα,
στα πάνελ θα συμμετέχουν, μεταξύ άλλων, ο υπουργός Οικονομίας Κωστής Χατζηδάκης, ο
υπουργός Υποδομών και Μεταφορών Χρήστος Σταϊκούρας, ο υπουργός Περιβάλλοντος και
Ενέργειας Θεόδωρος Σκυλακάκης, η υπουργός Τουρισμού Ολγα Κεφαλογιάννη, ο
αναπληρωτής υπουργός Οικονομίας, Νίκος Παπαθανάσης, ο επικεφαλής της Ειδικής
Υπηρεσίας Συντονισμού Ταμείου Ανάκαμψης (ΕΥΣΤΑ), Ορέστης Καβαλάκης, ο γενικός
διευθυντής του ΟΔΔΗΧ, Δημήτρης Τσάκωνας, ο πρόεδρος του ΣΟΕ του υπουργείου
Οικονομικών, Μιχάλης Αργυρού και ο γενικός γραμματέας Δημοσίων Εσόδων, Γιώργος
Πιτσιλής.
Το συνέδριο διοργανώνεται σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο Αθηνών (Athens Exchange
Group – ATHEX Group), το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης (New York Stock Exchange) και
την υποστήριξη μεγάλων διεθνών τραπεζών (Goldman Sachs, Barclays, BNP Paribas, Citi,
Morgan Stanley, Nomura & Axia Ventures Group) και Οργανισμών. Οι κύριοι χορηγοί είναι η
Goldman Sachs και η TEN Ltd (Tsakos Energy Navigation), ενώ τελεί υπό την αιγίδα του
Γενικού Προξενείου της Ελλάδος στη Νέα Υόρκη.
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ΦΩΤΟ: Φ. Καλιαμπάκος

Του Φώτη Καλιαμπάκου-Special to the Hellenic News of America
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της Ελλάδας και των Ηνωμένων Πολιτειών.

Η ϕετινή συμμετοχή ήταν ιδιαίτερα αυξημένη με τρία χαρακτηριστικά να το

πιστοποιούν. Ο αριθμός των ομιλητών ξεπέρασε τους 100, κάτι εντυπωσιακό

για μονοήμερη εκδήλωση, στο χώρο δίπλα στη μεγάλη αίθουσα του

πολυτελούς Μετροπόλιταν Κλαμπ που χρησιμοποιούνταν παλιότερα για την

αποϕόρτιση της αίθουσας υποδοχής, λάμβαναν χώρα παράλληλα πάνελ, ενώ

το ακόμα και το σχετικά ευρύχωρο κλαμπ σχεδόν αδυνατούσε τις ώρες αιχμής

να ανταποκριθεί στην προσέλευση. Παράλληλα τόσο το επίσημο γεύμα της

εκδήλωσης, στο οποίο λαμβάνουν χώρα οι κεντρικές ομιλίες της εκδήλωσης,

όσο και το δείπνο κατά τη διάρκεια του οποίου βραβεύονται οι τιμώμενοι από

το θεσμό ήταν αρκετό καιρό πριν την εκδήλωση sold out.

ΦΩΤΟ: Φ. Καλιαμπάκος

Το τραπέζι των επισήμων, πιο μεγάλο από ποτέ δημιουργήθηκε για να

χωρέσει όλους τους υψηλούς προσκεκλημένους. Από την πλευρά του

ελληνικού κράτους ταξίδεψαν στη Νέα Υόρκη για το ϕόρουμ, ο υπουργός

Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, ο προκάτοχός του για πολλά χρόνια και επί

πολλών κυβερνήσεων στη θέση αυτή και τακτικός επισκέπτης του ϕόρουμ,

και εν ενεργεία υπουργός Υποδομών και μεταϕορών Χρήστος Σταϊκούρας, ο

υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θόδωρος Σκυλακάκης, και ο

αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών, Νίκος Παπαθανάσης. Από το κυβερνών

κόμμα παρών επίσης ο Γραμματέας Ελλήνων της Διασποράς Νίκος

Θεοδωρόπουλος. Επίσης το σύνολο σχεδόν των υψηλόβαθμων εκπροσώπων

της Ελλάδας στις ΗΠΑ, η άρτει αϕιχθείσα πρέσβης της Ελλάδας στην
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Ουάσιγκτον Αικατερίνη Νασσίκα, ο μόνιμος αντιπρόσωπος της Ελλάδας στα

Ηνωμένα Έθνη πρέσβης Ευάγγελος Σέκερης, ο Γενικός Πρόξενος της Ελλάδας

στη Νέα Υόρκη Κωνσταντίνος Κωνσταντίνου, η προϊσταμένη του Γραϕείου

Δημόσιας Διπλωματίας Νέας Υόρκης Μαίρη Βαξεβανίδου, ο διευθυντής του

Γραϕείου Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων Νέας Υόρκης, Νίκος

Θωμόπουλος και η αναπληρώτρια διευθύντρια του Συντονιστικού Γραϕείου

Εκπαίδευσης της Ελλάδας στη Νέα Υόρκη Παναγιώτα Πεχλιβανίδου. Παρούσα

ασϕαλώς και η Hellenic News of America με τον εκδότη της Paul Kotrotsios

Την Αμερικανική κυβέρνηση εκπροσώπησε ο αναπληρωτής υπουργός των

εξωτερικών αρμόδιος για θέματα ενέργεια και πρώην πρέσβης των ΗΠΑ στην

Αθήνα Τζέϕρι Πάιατ, ο οποίος τράβηξε τα ϕλας των ϕωτογράϕων κατά την

είσοδό του καθώς αναϕέρθηκε στις ευκαιρίες και τις δυνατότητες που

παρουσιάζονται για την Ελλάδα στον τομέα της ενέργειας δεδομένης και της

γεωπολιτικής συγκυρίας ενώ εξέϕρασε την ικανοποίησή του για τα

αποτελέσματα της επίσκεψης του Τούρκου προέδρου στην Αθήνα και τη

βελτίωση του κλίματος μεταξύ των δύο χωρών. Ας μην ξεχνάμε ότι ο κύριος

Πάιατ ήταν πρέσβης των ΗΠΑ στην Ελλάδα κατά τη διάρκεια του

«θερμότερου» καλοκαιριού στις ελληνοτουρκικές σχέσεις εδώ και δεκαετίες

με τις δύο χώρες να ϕτάνουν στα πρόθυρα της σύρραξης. Ο κύριος Πάιατ,

τακτικός επισκέπτης του Κάπιταλ Λινκ είχε την ευκαιρία να συνομιλήσει με

πολλούς Έλληνες αξιωματούχους και για πολλή ώρα με την νέα πρέσβη της

Ελλάδας στις ΗΠΑ.

Thanks for reading Hellenic News of America

Subscribe to HNA
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Κωστής Χατζηδάκης: «Εθνικό καθήκον να μην υποταχθούμε στο λαϊκισμό»

Κατά τη διάρκεια του γεύματος κεντρικός ομιλητής από την πλευρά των

πολιτικών ήταν ο Υπουργός Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης. Θέλοντας να

τονίσει την πρόοδο της Ελλάδας στον τομέα των επενδύσεων ο κύριος

Χατζηδάκης συνέκρινε τις συνθήκες της τωρινής του παρουσίας στη Νέα

Υόρκη με αυτές στις αρχές της προηγούμενης δεκαετίας όταν ήταν εν μέσω

κρίσης υπουργός Ανάπτυξης. Ο κύριος Χατζηδάκης πιο πολύ και από την

αντικειμενικά καλύτερη θέση της Ελλάδας σε όλους του δείκτες και τις

υπάρχουσες επενδύσεις έδωσε έμϕαση σε δύο πολιτικές παραμέτρους. Στο

γεγονός ότι τώρα υπάρχει, λόγω της πρόσϕατης καθαρής εκλογικής νίκης του

κυβερνώντος κόμματος, πολιτική σταθερότητα για τέσσερα χρόνια και στο

ότι η κυβέρνηση κατά την εκτίμησή του ακολουθεί το σωστό μείγμα

πολιτικής. «Έχει γίνει στην Ελλάδα η επανάσταση της κοινής λογικής»

σημείωσε χαρακτηριστικά ο υπουργός και κατέληξε με μια διαπίστωση για το

θέμα του λαϊκισμού η οποία κατά την ταπεινή μας γνώμη δεν αϕορά μόνο την

οικονομική πολιτική ούτε μόνο την Ελλάδα, αϕού η όξυνση αυτού του

προβλήματος είναι παγκόσμια με απρόβλεπτες κατακλυσμιαίες συνέπειες σε

όλους τους τομείς. «Είναι εθνικό καθήκον να μην υποταχθούμε στο λαϊκισμό».
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Ο Κωστής Χατζηδάκης είχε την ευκαιρία πολλών συναντήσεων με επενδυτές

κατά τη διάρκεια του ϕόρουμ, ενώ στη διάρκεια του γεύματος συνομίλησε με

τον δισεκατομμυριούχο μεγαλοεπενδυτή John Paulson. Η παρουσία του John

Paulson στο Κάπιταλ Λινκ μας θύμισε τις προβλέψεις του πριν από δύο χρόνια

όταν ο μεγαλοεπενδυτής είχε βραβευτεί από το Κάπιταλ Λινκ και είχε από

τότε δώσει ψήϕο εμπιστοσύνης στην ελληνική οικονομία, καλώντας τους

επενδυτές να αγοράσουν ό,τι βρουν από ελληνικές αξίες, με έμϕαση στα

ακίνητα. Βλέποντας κανείς τις σημερινές τιμές στα ακίνητα, μπορεί να

καταλάβει ότι μόνο τυχαία δεν είναι η πορεία του John Paulson.

Τριάντα χρόνια της Tsakos Energy Navigation το Χρηματιστήριο της Νέας

Υόρκης

Από τον επιχειρηματικό χώρο προερχόταν ο δεύτερος τιμώμενος ομιλητής

του γεύματος Νικόλαος Τσάκος. Γιορτάζοντας ϕέτος τα τριάντα χρόνια από

την ένταξη της ΤΕΝ, ως πρώτης ελληνικής εταιρίας στο χρηματιστήριο της

Νέας Υόρκης ο Χιώτης εϕοπλιστής ήταν αυτός ο οποίος επελέγη για να

χτυπήσει το κουδούνι της λήξης της συνεδρίασης την επομένη στην

καθιερωμένη πια επίσκεψη του Κάπιταλ Λινκ στο Χρηματιστήριο της Νέας

Υόρκης. Ο κύριος Τσάκος εξέϕρασε την αισιοδοξία του για την πορεία της

ελληνικής οικονομίας, παράλληλα όμως ϕάνηκε να θεωρεί αβέβαιη την

πορεία της παγκόσμιας δεδομένων των πολλαπλών παράλληλων κρίσεων και

των πολιτικών συγκυριών.

ΦΩΤΟ: Φ. Καλιαμπάκος
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Νίκος Σταθόπουλος: «Το μεγαλύτερο κεϕάλαιο της Ελλάδας είναι το

ανθρώπινο δυναμικό της»

Κατά της διάρκεια του επίσημου δείπνου του Κάπιταλ Λινκ βραβεύτηκε και

πάλι ο Νίκος Σταθόπουλος. Τον επενδυτή παρουσίασαν η Όλγα και ο Νίκος

Μπορνόζης, περιχαρής και οι δύο για την ιδιαίτερη επιτυχία του ϕετινού

ϕόρουμ-ορόσημο. Ο Νίκος Μπορνόζης διάβασε και την επαινετική

παρουσίαση του Νίκου Σταθόπουλου από τον Υπουργό Οικονομικών Κωστή

Χατζηδάκη, ο οποίος έπρεπε να αναχωρήσει νωρίτερα για την Ελλάδα, ώστε

να μπορεί να βρίσκεται στην κορυϕαία κοινοβουλευτική διαδικασία της

συζήτησης του προϋπολογισμού, του οποίου άλλωστε είναι ο εισηγητής.

Νωρίτερα ο κύριος Χατζηδάκης είχε μια εγκάρδια συνομιλία και είχε συγχαρεί

προσωπικά τον κύριο Σταθόπουλο.

Ο διακεκριμένος Έλληνας επενδυτής, ηγετικό στέλεχος της BC Partners με

έδρα το Λονδίνο έχει συμβάλει στο να επενδυθούν στην Ελλάδα τα τελευταία

χρόνια πάνω από δύο δισεκατομμύρια Ευρώ, με την εταιρία να επενδύει σε

πολλούς τομείς, όπως αυτός της υγεία, αλλά και να δίνει έμϕαση στις υψηλές

τεχνολογίες, στα δίκτυα 5G αλλά και στην τεχνητή νοημοσύνη. Ο Νίκος

Σταθόπουλος με μια ομιλία γεμάτη αυτοπεποίθηση, σϕρίγος και αισιοδοξία

για την ελληνική οικονομία τόνισε το γεγονός ότι η εταιρία του πίστευε στην

Ελλάδα και πραγματοποίησε τις μεγαλύτερες επενδύσεις μέσα στην κρίση,

όταν η χώρα μονο ελκυστική δεν ήταν στο εξωτερικό, ενώ τόνισε τις

δυνατότητες των Ελλήνων, λέγοντας ότι το μεγαλύτερο κεϕάλαιο της χώρας

είναι το υψηλού επιπέδου ανθρώπινο δυναμικό. Χαρακτηριστικά ανέϕερε με

περηϕάνεια ότι στον τομέα της τεχνητής νοημοσύνης το 11 τοις εκατό των

κορυϕαίων ερευνητών είναι Έλληνας, ποσοστό τεράστιο σε σχέση με τον

πληθυσμό της χώρας. Η ομιλία του Νίκου Σταθόπουλου συνόψισε με τον

καλύτερο δυνατό τρόπο το κλίμα αισιοδοξίας για την πορείας της ελληνικής

οικονομίας που επικρατούσε γενικά στο ϕετινό Κάπιταλ Λινκ.
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https://www.sofokleousin.gr/xrimatistirio-2024-prosdetheite-gia-apogeiosi-to-40-itan-mono-i-a 

Χρηματιστήριο 2024: “Προσδεθείτε για 

απογείωση”- Το +40% ήταν μόνο η αρχή 

 Το ελληνικό χρηματιστήριο ήταν φέτος η “γη της Επαγγελίας” για τα funds, τα διεθνή 

επενδυτικά κεφάλαια, τους εγχώριους επενδυτές-αποταμιευτές, αλλά και τις ελληνικές τράπεζες, 

που όχι μόνον κέρδισαν από μετοχές, αλλά αύξησαν εντυπωσιακά και τη δική τους αξία 

(κεφαλαιοποίηση). Το πάρτ τέλειωσε; ¨Η μήπως τώρα αρχίζει; 

Πριν από λίγες μέρες ο Economist ανακήρυξε την Ελλάδα “χώρα” τις χρονιάς, λαμβάνοντας 

υπόψη τις οικονομικές και τις δημοσιονομικές επιδόσεις της. Τις επόμενες μέρες-εβδομάδες 

κάποιος διεθνής οίκος ή οργανισμός θα χαρακτηρίσει το ελληνικό χρηματιστήριο “αγορά της 

χρονιάς”. 

  Οι διεθνείς επενδυτές έχουν ήδη αναδείξει το ΧΑ παγκόσμιο πρωταθλητή αποδόσεων και 

συνεχίζουν να ρίχνουν χρήμα σε ελληνικές μετοχές. Απομένουν μόνο η πανηγυρική ανακήρυξη 

και η άτυπη “στέψη”. 

 Τα στοιχεία για την πορεία μετοχών και δεικτών του ΧΑ μέσα στο 2023 δικαιολογούν αυτή τη 

στέψη: 

• Ο Γενικός Δείκτης σημειώνει άνοδο 38,8% από την αρχή του έτους, ενώ ο τραπεζικός δείκτης 
κερδίζει 65,1% 

• 35 μετοχές εμφανίζουν αποδόσεις πάνω από 60% χωρίς να υπολογίζονται τα διανεμηθέντα 
μερίσματα 

• Συνολικά 50 μετοχές διαφόρων κλάδων και κατηγοριών κεφαλαιοποίησης καταγράφουν άνοδο 
τιμής πάνω από 40% σε ετήσια βάση, τρεις (χρηματιστηριακές) μέρες πριν από το κλείσιμο της 
χρονιάς. 

Επενδυτική  βαθμι δα, επενδυ σεις και επιχειρήματικα  deals 

Η προοπτική αναβάθμισης της χώρας σε επενδυτική βαθμίδα ήταν ο αρχικός καταλύτης που 

έφερε την ελληνική αγορά στα “ραντάρ” των διαχειριστών κεφαλαίων και των διεθνών funds. 

Παρέμεινε ώς τις αρχές Αυγούστου ισχυρή προωθητική δύναμη, ώσπου ήρθαν οι επίσημες 

αναβαθμίσεις και η προσδοκία έγινε γεγονός. 

Στη συνέχεια, η ανοδική δυναμική της αγοράς βασίστηκε στις επιχειρηματικές εξελίξεις και στις 

επιδόσεις της ελληνικής οικονομίας: Εισροή επενδυτικών κεφαλαίων, μεγάλα deals εξαγορών 

και επενδυτικά projects, υψηλοί ρυθμοί ανάπτυξης, βελτιωμένα δημοσιονομικά στοιχεία. 

Σ' αυτούς τους παράγοντες θα βασιστεί η πορεία της αγοράς και την ερχόμενη χρονιά, που 

ξεκινά με καλούς οιωνούς αλλά και με πολλά “σύννεφα” στον μακρινό ορίζοντα. 
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Στη συνέχιση της μεσομακροχρόνιας ανοδικής τάσης θα συμβάλουν πολλοί παράγοντες, καθώς 

η αναπτυξιακή δυναμική της οικονομίας έχει ευρεία βάση. Οι τιμές των ακινήτων ενισχύονται 

σταθερά, των κατοικιών ανέβηκαν κατά 14,5% το πρώτο φετινό εξάμηνο, η ανεργία έχει μειωθεί 

σε 10%, μικρές και μεγάλες επιχειρήσεις εξαγοράζονται από ξένους ομίλους για να 

εκσυγχρονιστούν και να επεκταθούν, οι εισηγμένες βελτιώνουν τα αποτελέσματα τους και 

προσφέρουν ικανοποιητικά μερίσματα. 

Ολα αυτά μπορεί να συντηρήσουν  την ανοδική δυναμική της χρηματιστηριακής αγοράς για 

μεγάλο χρονικό διάστημα - «τουλάχιστον την επόμενη τετραετία», όπως είπε στο της Capital 

Link ο John Paulson, μεγαλοεπενδυτής και μεγαλύτερος μέτοχος της Τρ. Πειραιώς. 

Ερχεται "κοσμογονι α" 

 Αναλυτές και χρηματιστηριακοί παράγοντας αισιοδοξούν. Εκτιμούν ότι η φετινή μεγάλη 

άνοδος ήταν μόνον το προοίμιο ή το πρώτο μέρος ενός μεγάλου ανοδικού κύκλου, που θα 

καλύψει ό,τι χάθηκε σε αποτιμήσεις και δείκτες κατά τη διάρκεια 13 ετών διαδοχικών κρίσεων. 

  Ο πήχυς των προσδοκιών τοποθετείται ψηλά “ξενίζοντας” ίσως τους “συντηρητικούς” 

επενδυτές, που προσβλέπουν απλώς σε συνέχιση της ανοδικής πορείας και σε αποδόσεις αρκετά 

καλύτερες από εκείνες των ομολόγων και των τραπεζικών καταθέσεων προθεσμίας. 

Σε δημόσιες τοποθετήσεις τους οι περισσότεροι αναλυτές θέλουν να κρατούν το "μέτρο”, 

αποφεύγοντας υπεραισιόδοξες προβλέψεις. Ομως σε κατ' ιδίαν συζητήσεις, ακόμη και με 

πελάτες τους, δεν είναι τόσο φειδωλοί. Οπως λένε, η νέα χρονιά στο ελληνικό χρηματιστήριο θα 

είναι “περίοδος κοσμογονίας”. Κάτι όπως έγινε στο χρηματιστηριακό μπουμ του 1999, αλλά 

χωρίς τις “φούσκες” και τις στρεβλώσεις εκείνης της εποχής 

Η διεθνή ς συγκυρι α 

Εχει κάποα βάση αυτό το σενάριο; Κανείς δεν μπορεί να πει με βεβαιότητα. Καθοριστική 

παράμετρος θα είναι η διεθνής συγκυρία, οι συνθήκες στην παγκόσμια οικονομία και το κλίμα 

που θα διαμορφωθεί στις αγορές. Κυρίαρχα ζητήματα η πορεία της αμερικανικής και της 

ευρωπαϊκής οικονομίας,οι εξελίξεις στα μέτωπα των επιτοκίων και της νομισματικής πολιτικής, 

το γεωπολιτικό ρίσκο. 

Προς το παρόν οι παράγοντας αυτοί “γκριζάρουν” τον ορίζοντα και συντηρούν την αβεβαιότητα 

στα χρηματιστήρια. Ομως οι αγορές φαίνεται ότι διατηρούν ακόμη τη δυναμική τους και 

παραμένουν σε ανοδικό κύκλο. Κόντρα στις “Κασσάνδρες” που εμφανίζονται κάθε τόσο για να 

προβλέψουν “επερχόμενη καταστροφή”, η Wall Street και ο DAX κινούνται κοντά στα 

ιστορικά υψηλά τους. Αλλες ανεπτυγμένες αγορές ακολουθούν. 

 Το ελληνικό χρηματιστήριο δεν πρόκειται βέβαια να αυτονομηθεί. Η καλή πορεία των διεθνών 

αγορών θα αυξήσει τη διάθεση ανάληψης ρίσκου και θα φέρει ακόμη περισσότερα κεφάλαια 

στο ΧΑ. 

 “Προσδεθείτε για απογείωση”, λένε στελέχη μεγάλων ΑΧΕ, που δεν έχουν πέσει έξω μέχρι 

τώρα στις προβλέψεις τους. 



https://www.newmoney.gr/roh/palmos-oikonomias/oikonomia/25o-capital-link-invest-in-greece-forum-

monodromos-i-anodos-tis-ellinikis-ikonomias-pics/ 

25ο Capital Link Invest In Greece Forum: 

Μονόδρομος η άνοδος της ελληνικής 

οικονομίας (pics)  

Οι προοπτικε ς του Ελλήνικου  Χρήματιστήρι ου, των τραπεζω ν και των 

επιχειρή σεων μετα  τήν επιστροφή  τής Ελλα δας στήν επενδυτική  βαθμι δα βρε θήκαν 

στο επι κεντρο του φο ρουμ με τι τλο «Accelerating Investments for Sustainable 

Growth», που πραγματοποιή θήκε στο Metropolitan Club τής Νε ας Υο ρκής  
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AΠΟΣΤΟΛΗ ΣΤΗ ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ: ΧΡΙΣΤΙΝΑ ΡΩΜΗΟΥ 

1 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2024 - 11:15  



© Απαγορεύεται από το δίκαιο της Πνευμ. Ιδιοκτησίας η καθ΄οιονδήποτε τρόπο παράνομη 

χρήση/ιδιοποίηση του παρόντος, με βαρύτατες αστικές και ποινικές κυρώσεις για τον παραβάτη 

 

Τα Χριστούγεννα είναι ίσως η πιο όμορφη εποχή στη Νέα Υόρκη. Φώτα που δεν σβήνουν ποτέ, 

ήχοι, αέναη κίνηση και κόσμος από κάθε γωνιά του πλανήτη συνθέτουν ένα σκηνικό μοναδικό 

που αποπνέει την αίσθηση ότι εδώ τα πάντα είναι δυνατά. Ακόμα και το να ακούς από τα χείλη 

έγκυρων ανθρώπων της ναυτιλίας, των τραπεζών, των διεθνών οίκων και των 

επιχειρήσεων ότι μια μικρή χώρα στην άλλη πλευρά του πλανήτη πάλεψε, τα κατάφερε και 

τώρα επιστρέφει… 

Την ευκαιρία σε όλους αυτούς τους ανθρώπους να βρεθούν, να ανταλλάξουν απόψεις και να 

ξετυλίξουν σκέψεις και σχέδια έδωσε η Capital Link του Νικόλα και της Ολγας Μπορνόζη, οι 

οποίοι, σε συνεργασία με το Χρηματιστήριο της Νέας Υόρκης, το Χρηματιστήριο Αθηνών και 

μεγάλες επενδυτικές τράπεζες, διοργάνωσαν με άριστο συντονισμό ένα συνέδριο-συνώνυμο μιας 

άτυπης Συνόδου Κορυφής για την Οικονομία. 

Aπό αριστερά: Γιώργος Παπαδημητρίου (ΕΥ), Ελένη Βρεττού (Attica Bank), Γιώργος Ζανιάς (Eurobank), 

https://www.newmoney.gr/tag/capital-link/


Ελίζαμπεθ ΜακΚόουλ (ΕΚΤ), 

Γιώργος Ζαββός (ΕΑΤ)  

Στόχος του μακροβιότερου επενδυτικoύ φόρουμ στο εξωτερικό για την Ελλάδα, η συστηματική 

προσπάθεια προώθησης της χώρας ως επιχειρηματικού και επενδυτικού προορισμού, μια 

προσπάθεια που δεν σταμάτησε ούτε κατά τη διάρκεια της οικονομικής κρίσης. Και όπως 

εύστοχα ανέφερε ένας παλιός γνώριμος της χώρας μας, ο μεγαλοεπενδυτής Τζον Πόλσον, «όπως 

ο παροιμιώδης Φοίνικας, η Ελλάδα ανεβαίνει και εξελίσσεται σε έναν νέο ευρωπαϊκό 

οικονομικό ηγέτη».  Από πολύ νωρίς το πρωί της Δευτέρας 11 Δεκεμβρίου άρχισαν να φθάνουν 

οι ομιλητές και οι προσκεκλημένοι στο Metropοlitan Club,  στην καρδιά της Νέας Υόρκης. 

Νικόλας Μπορνόζης, Πάνος Κατσάμπας (Reed Smith LLP), Δημήτρης Αθανασόπουλος (AXIA Ventures), 

Νίκος Σταθόπουλος (BC Partners), Αλέξης Φωτακίδης (CVC), Κώστας Παπαμαντέλλος (RWE Renewables 

Hellas), Αλέξανδρος Εξάρχου (Thrivest Holding, Intrakat), Ολγα Μπορνόζη  

Τα πάνελ πολλά, όπως και τα στιγμιότυπα που προσέλκυσαν το ενδιαφέρον: η εμφάνιση του 

υπουργού Οικονομικών Κωστή Χατζηδάκη με τον Αμερικανό αναπληρωτή ΥΠΕΞ Τζέφρι 

Πάιατ φορώντας και οι δύο γραβάτα με την ελληνική σημαία, αλλά και η συνάντηση του Τζον 

Πόλσον με τον διευθύνοντα σύμβουλο της Intrakat Αλέξανδρο Εξάρχου και η συνομιλία τους 

για το μέλλον των ελληνικών τραπεζών και τις επενδύσεις στον τραπεζικό τομέα. Ας μην 
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ξεχνάμε τον γρίφο για το τι θα κάνει ο δισεκατομμυριούχος επενδυτής τα ποσοστά που κατέχει 

ακόμα σε Alpha Bank και Πειραιώς, αλλά και το ότι η Thrivest Holdings, της οποίας 

συνιδρυτής είναι ο κ. Εξάρχου, αποτελεί τον μεγαλύτερο μέτοχο της Παγκρήτιας που 

ετοιμάζεται για συγχώνευση με την Attica Bank, μια κίνηση που θα δημιουργήσει τη 

μεγαλύτερη μη συστημική τράπεζα. Kοινό θέμα συζήτησης σε όλα τα πάνελ ήταν οι προοπτικές 

μετά την κατάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας. 

«Το 25ο Capital Link Invest in Greece Forum ανέδειξε το γεγονός ότι η Ελλάδα έχει πλέον 

μπει σε μια καινούρια εποχή σταθερότητας, ανάπτυξης και θετικών προοπτικών», ανέφερε στο 

«business stories» ο πρόεδρος της Capital Link Νικόλας Μπορνόζης, για να προσθέσει ότι 

πραγματοποιήθηκαν περίπου 200 συναντήσεις μεταξύ επενδυτών, εταιρειών και κυβερνητικών 

στελεχών. «Ιδιαίτερη έμφαση δόθηκε στις θετικές προοπτικές των μικρομεσαίων επιχειρήσεων. 

Στο συνέδριο αναφέρθηκε η σύσταση ενός νέου επενδυτικού οχήματος 150 εκατ. από 

την Chicago Atlantic που πρόκειται να  δραστηριοποιηθεί στον τομέα αυτό», σημείωσε 

χαρακτηριστικά. 

Νικόλας Μπορνόζης, Χρήστος Σταϊκούρας, 

Κωστής Χατζηδάκης, Τζέφρι Πάιατ, 

Νίκος Παπαθανάσης, 

Ολγα Μπορνόζη  
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Η μεγα λή επιστροφή  τής Ελλα δας 

■ «Τώρα είναι η ώρα να επενδύσετε στην Ελλάδα», προέτρεψε τους εκπροσώπους των 

επιχειρήσεων και τους διεθνείς επενδυτές με γραπτό μήνυμά του ο πρωθυπουργός, Κυριάκος 

Μητσοτάκης. «Εχουμε αποδείξει ότι μπορούμε να αλλάξουμε και μην έχετε καμιά αμφιβολία: 

θα συνεχίσουμε στο ίδιο μονοπάτι σταθερότητας, συνέπειας και μεταρρυθμίσεων». 

■ «Η αποστολή μου αυτή τη φορά υποψιάζομαι ότι θα είναι πολύ ευκολότερη», ανέφερε στο 

«b.s.» ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, εξηγώντας ότι δέκα χρόνια πριν που 

είχε συμμετάσχει στο ίδιο συνέδριο ως υπουργός Ανάπτυξης η κατάσταση στην Ελλάδα ήταν 

διαφορετική και οι ξένοι επενδυτές είχαν μείνει ασυγκίνητοι. 

Τι έχει αλλάξει από τότε; «Πήραμε το μάθημά μας. Καταλάβαμε ότι η χώρα δεν μπορεί να ζει 

πάνω από τις δυνατότητές της», ανέφερε ο κ. Χατζηδάκης, σημειώνοντας ότι «στόχος είναι η 

αύξηση των επενδύσεων κατά 70% ως το 2027». 

■ Ο αναπληρωτής υπουργός Εθνικής Οικονομίας Νίκος Παπαθανάσης επισήμανε ότι 

αναμένεται διπλάσια ανάπτυξη από την Ευρωζώνη το 2024, ενώ οι επενδύσεις αναμένεται να 

αυξηθούν στο 15,1%, από 7,1% το 2023. 

■ «Παρ’ όλη την εξωγενή κρίση, στην Ελλάδα πετύχαμε σταθερότητα», είπε ο υπουργός 

Υποδομών και Μεταφορών Χρήστoς Σταϊκούρας παρουσιάζοντας το 

χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης των έργων που βρίσκονται σε εξέλιξη, όπως το μετρό 

Θεσσαλονίκης, το Πάτρα – Πύργος, το Flyover κ.ά. 

■ Στα άλματα που έχουν γίνει στην ενεργειακή μετάβαση αναφέρθηκε ο αρμόδιος υπουργός, 

Θεόδωρος Σκυλακάκης. Η Ελλάδα, όπως είπε, έχει όλα τα φόντα να γίνει κόμβος αλλά και 

παραγωγός ενέργειας μέσω των διασυνδέσεων και των υπεράκτιων ενεργειακών έργων. 



Κωστής Χατζηδάκης, Τζέφρι Πάιατ  

Τζε φρι Πα ιατ: Πιο κρι σιμος απο  ποτε  ο ρο λος τής Ελλα δας ως ενεργειακου  κο μβου 

«Οι ευκαιρίες είναι άφθονες στον ελληνικό ενεργειακό τομέα», ήταν το μήνυμα που έστειλε ο 

αναπληρωτής ΥΠΕΞ των ΗΠΑ, Τζέφρι Πάιατ. Εκτίμησε δε ότι η περιφερειακή σημασία της 

Ελλάδας θα συνεχίσει να αυξάνεται όταν υλοποιηθεί ο FSRU της Αλεξανδρούπολης και ο 

αγωγός διασύνδεσης Ελλάδας – Βόρειας Μακεδονίας. Οπως είπε, οι ΗΠΑ προσβλέπουν στην 

υποστήριξη των ενεργειακών εταιρειών που ενδιαφέρονται να επενδύσουν ή να δημιουργήσουν 

κοινοπραξίες στην Ελλάδα. 
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Ο κ. Αλέξανδρος Εξάρχου με τον διεθνή επενδυτή Τζον Πόλσον συνομιλούν για τις τραπεζικές εξελίξεις 



(photo credit: Φώτιος Καλιαμπάκος, Hellenic DNA)  

Τζον Πο λσον: «Ει μαστε στήν αρχή  ενο ς ενα ρετου επενδυτικου  κυ κλου» 

Αίσθηση προκάλεσε η παρουσία στο συνέδριο του δισεκατομμυριούχου επενδυτή Τζον Πόλσον. 

«Είναι σημαντικό ότι εάν οι Ελληνες συνεχίσουν να ακολουθούν οικονομικές πολιτικές υπέρ 

των επενδύσεων και στις επόμενες κυβερνήσεις, τότε αυτή η ευημερία μπορεί να επεκταθεί για 

δεκαετίες. Από αυτή την άποψη βρισκόμαστε μόνο στην αρχή ενός μακροχρόνιου, ενάρετου 

επενδυτικού κύκλου», ανέφερε χαρακτηριστικά, ενώ μιλώντας ως ο μεγαλύτερος ιδιώτης 

μέτοχος της Τράπεζας Πειραιώς, επισήμανε την αξιοσημείωτη ανάκαμψη του τραπεζικού 

κλάδου: «Τα NPEs μειώνονται, τα κέρδη αυξάνονται, τα κεφαλαιακά αποθέματα επεκτείνονται 

και η απόδοση των ιδίων κεφαλαίων αυξάνεται. Η τιμή της μετοχής της Πειραιώς σημείωσε 

άνοδο 120% μόνο φέτος». 

O Eλληνοαμερικανός επιχειρηματίας Τζον Κατσιματίδης μίλησε σε επιχειρηματίες και μέλη της 

ελληνοαμερικανικής κοινότητας στο πλαίσιο του 25ου Capital Link Invest in Greece Forum  



«Γιατι  Ελλα δα;» – Τι βλε πουν οι διεθνει ς επενδυτε ς 

Είναι πολύ σημαντική η αίσθηση ότι πλέον υπάρχει φορολογική σταθερότητα στην Ελλάδα, 

επισημάνθηκε στο πάνελ των διεθνών επενδυτών. Σύμφωνα με τον κ. Δημήτρη Αθανασόπουλο 

της AXIA Ventures, «έχουμε πολλούς μακροπρόθεσμους επενδυτές και θα έρθουν κι άλλοι, 

γιατί δεν υπάρχουν πολλές χώρες με ελκυστικό σημείο εισόδου σε συνδυασμό με αναπτυξιακές 

προοπτικές, και αυτά τα δύο τα συνδυάζει η Ελλάδα, κάτι πολύ σημαντικό σε ένα περιβάλλον 

υψηλών επιτοκίων». Τόνισε, πάντως, ότι η έλλειψη ρευστότητας είναι παράγοντας που 

αποτρέπει την αύξηση των επενδύσεων στη χώρα. 

Ο κ. Νίκος Τσάκος χτύπησε το closing bell του Χρηματιστηρίου της Νέας Υόρκης στην ειδική εκδήλωση 

«Greek American Issuer Day», στο πλαίσιο του 25ου Capital Link Invest in Greece Forum  

Στην αλλαγή στρατηγικής της BC Partners αναφέρθηκε ο κ. Νίκος Σταθόπουλος, ο οποίος 

βραβεύτηκε στο πλαίσιο του συνεδρίου για τις μακροχρόνιες επενδύσεις της εταιρείας του στην 

Ελλάδα. «Υπάρχουν πολλές εταιρείες μικρομεσαίες που έχουν αναπτυξιακή δυναμική, όπως η 

PetCity και το Metropolitan College όπου επενδύσαμε εμείς. Στόχος μας είναι να βοηθήσουμε 

τις μικρές επιχειρήσεις να μεγαλώσουν», επισήμανε, ενώ, όπως είπε, «το να κάνει ένας 

επενδυτής λεφτά στην Ελλάδα είναι μόνο καλό. Εμείς πουλήσαμε τη Pharmathen και βγάλαμε 1 

δισ. ευρώ. Δεν πρέπει να βλέπουμε όποιον βγάζει χρήματα ως εχθρό». 

Για τις μεγάλες προοπτικές της Ελλάδας, το εγχείρημα της Attica Bank και τα πρόζεκτ που είναι 

τώρα στο επίκεντρο ενάμιση χρόνο μετά την απόκτηση της Ακτωρ μίλησε ο κ. Εξάρχου, partner 



της Thrivest Holdings και αντιπρόεδρος/CEO της Ιntrakat: «Με τη σταθερότητα που προσφέρει 

η κυβέρνηση επιδιώκουμε το άνοιγμά μας και στις ΑΠE (σ.σ.: πράγματι ανακοινώθηκε ήδη η 

στρατηγική συνεργασία Intrakat – ΔΕΗ Ανανεώσιμες)». 

Αναφερόμενος στις τράπεζες και τη δημιουργία του 5ου πυλώνα, μίλησε για την ανάγκη 

επιβίωσης της Τράπεζας Αττικής και της Παγκρήτιας. «Λύση ήταν η συγχώνευσή τους. 

Πιστεύουμε ότι σε έναν χρόνo η νέα τράπεζα θα έχει κεφάλαια 8 δισ. και μονοψήφιο δείκτη 

κόκκινων δανείων», ανέφερε, και πρόσθεσε: «Το τραπεζικό σύστημα έχει ανάγκη έναν 5ο 

πυλώνα, κυρίως για την εξυπηρέτηση των μικρομεσαίων επιχειρήσεων στην Ελλάδα, οι οποίες 

σήμερα δεν έχουν εύκολη πρόσβαση στο τραπεζικό σύστημα. Δεν έχουμε στρατηγική εξόδου, 

θέλουμε να δημιουργήσουμε εταιρείες και να δώσουμε αξία στους μετόχους, άρα αξία και σε 

εμάς τους ίδιους». O κ. Αλεξ Φωτακίδης, επικεφαλής της CVC Greece, ανέφερε: «Εχουμε μια 

μακροπρόθεσμη δέσμευση: να επενδύσουμε στην Ελλάδα και να συνεχίσουμε να υποστηρίζουμε 

κορυφαίες εταιρείες και τις διοικητικές τους ομάδες ώστε να υλοποιούν τα φιλόδοξα σχέδιά τους 

με επενδύσεις και όλους τους πόρους που μπορούμε να προσφέρουμε». 
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Ο γενικός πρόξενος της Ελλάδας στη Νέα Υόρκη Ντίνος Κωνσταντίνου και η σύζυγός του Μυρσίνη 



Φελιού με τον Νικόλα και την Oλγα Μπορνόζη  

Οι προβολει ς στις τρα πεζες 

Η πεποίθηση ότι οι ελληνικές τράπεζες βρίσκονται πλέον σε πολύ πιο ελκυστική και 

συμφέρουσα θέση εκφράστηκε από το πάνελ για τις προοπτικές του τραπεζικού τομέα. Ιδιαίτερο 

ενδιαφέρον παρουσίασε η θέση της διευθύνουσας συμβούλου της Attica Bank Ελένης Βρεττού, 

δεδομένου ότι εκπροσωπεί έναν ενισχυμένο οργανισμό που φιλοδοξεί να επιτελέσει τον ρόλο 

του 5ου πόλου ως μη συστημική τράπεζα στο ελληνικό τραπεζικό σύστημα. «Γιατί να έρθει ένας 

πελάτης στην Attica Bank; Επειδή είμαστε πιο γρήγοροι, έχουμε ευελιξία και νοιαζόμαστε για 

κάθε πελάτη που έχουμε γιατί είναι πιο σημαντικός για εμάς. Δεν επιδιώκουμε τόσο πολύ να 

ανταγωνιστούμε τις συστημικές τράπεζες, αλλά να καλύψουμε οποιοδήποτε κενό στο σύστημα 

για ιδιώτες και επιχειρήσεις». 

«Οταν ήμουν στο Eurogroup, μας αποκαλούσαν “ειδική περίπτωση χώρας”. Τώρα αυτό δεν 

ισχύει», δήλωσε ο πρόεδρος του Δ.Σ. της Eurobank Γιώργος Ζανιάς, εστιάζοντας στο 

ευέλικτο συνταξιοδοτικό σύστημα και το Εργατικό Δίκαιο που προέκυψε από τις 

μεταρρυθμίσεις της Ν.Δ. 

Ο πρόεδρος του Δ.Σ. της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας Γιώργος Ζαββός επεσήμανε 

τον καθοριστικό ρόλο του προγράμματος «Ηρακλής» και το γεγονός ότι ενίσχυσε τη ρευστότητα 

των τραπεζών. «Η κυβέρνηση το παρέτεινε δύο φορές. Ελαβε επίσης κολακευτικά σχόλια από 

τα διεθνή χρηματοπιστωτικά ιδρύματα», είπε. 

Τέλος, η κυρία Ελίζαμπεθ ΜακΚόουλ της ΕΚΤ δήλωσε ότι η ανάκτηση του καθεστώτος 

επενδυτικής βαθμίδας από την Ελλάδα ήταν «μια πολύ ευπρόσδεκτη εξέλιξη σε επίπεδο 

αγοράς». 

https://www.newmoney.gr/tag/giorgos-zavvos/
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Εναρξή μιας νε ας εποχή ς για το Χ.Α. και τήν Κεφαλαιαγορα  

To ενδιαφέρον για την ελληνική αγορά μετοχών επιστρέφει, το 2022 και το 2023 έφεραν ρεκόρ 

κερδοφορίας, ενώ για το 2024 υπάρχει μια υποσχόμενη σειρά από αρχικές δημόσιες προσφορές, 

επισήμαναν οι ομιλητές του πάνελ για τις προοπτικές του Χρηματιστηρίου Αθηνών. 

«Εργαζόμαστε για να επαναφέρουμε το Χρηματιστήριο Αθηνών στην κατηγορία των 

Ανεπτυγμένων Αγορών», ανέφερε ο επικεφαλής του ομίλου του Χ.Α. Γιάννος Κοντόπουλος, 

ζητώντας παράλληλα την ανάληψη δράσης από εισηγμένες και επενδυτές ώστε να αυξηθεί η 

ρευστότητα και το βάθος του Χ.Α. «Είμαστε σε μια ευμετάβλητη και αβέβαιη συγκυρία λόγω 

οικονομικών και γεωπολιτικών προκλήσεων», επισήμανε η πρόεδρος της Επιτροπής 

Κεφαλαιαγοράς Βασιλική Λαζαράκου, «η ελληνική οικονομία ωστόσο έχει επιδείξει 

ανθεκτικότητα. Μόνο κατά το β’ μισό του 2023 υλοποιήθηκαν IPOs (όπως της Optima) και δύο 

επιτυχή placements τραπεζών». 

«Η ελληνική αγορά είναι πολύ ελκυστική για IPOs καθώς έχει υπεραποδώσει», σχολίασε ο κ. 

Κωνσταντίνος Κωστόπουλος της Morgan Stanley, ενώ ο κ. Τζουζέπε Τζιάνο, πρόεδρος της 

Euroxx Securities, είπε χαρακτηριστικά πως «η Ελλάδα έχει τα εχέγγυα να γίνει IPO venue». 



Θεόδωρος Σκυλακάκης  

Οι επενδυτικε ς ευκαιρι ες στις υποδομε ς 

Στο πάνελ με θέμα την αναβάθμιση των υποδομών και του μεταφορικού δικτύου κυριάρχησε η 

αναγκαιότητα τα νέα έργα ή οι επεκτάσεις των υφιστάμενων να εκπληρώνουν τον στόχο της 

περιβαλλοντικής προστασίας και βιωσιμότητας. Οπως τόνισε η γενική διευθύντρια 

Χρηματοοικονομικών Υπηρεσιών του ομίλου ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, Πηνελόπη Λαζαρίδου, την 

τελευταία 10ετία εταιρείες υποδομών παρέδωσαν εμβληματικούς αυτοκινητόδρομους, όπως η 

Ιονία Οδός και η Ολυμπία Οδός, που ήρθαν να προστεθούν στην Αττική Οδό και την Εγνατία. 

Αναμένονται κι άλλα σημαντικά έργα, όπως η επέκταση της Αττικής Οδού, ο ΒΟΑΚ, το νέο 

αεροδρόμιο της Καλαμάτας κ.λπ., που αναμένεται να δώσουν ώθηση στην οικονομική 

ανάπτυξη. Ολα όμως είναι σχεδιασμένα ώστε να είναι περιβαλλοντικά ευαίσθητα και να 

μειώνουν τους χρόνους μετακίνησης, μειώνοντας έτσι την κατανάλωση καυσίμων και τις 

εκπομπές ρύπων. 

Από την πλευρά του, ο εκτελεστικός πρόεδρος της ΑΒΑΞ Χρήστος Ιωάννου αναφέρθηκε στους 

παράγοντες που ένα έργο κατασκευάζεται επιτυχώς: καλή συνεργασία πελάτη – κατασκευαστή – 

project manager τόσο στους χρόνους παράδοσης όσο και στα διαθέσιμα κεφάλαια, ενώ ανέφερε 

τρία επιτυχημένα παραδείγματα: τα νοσοκομεία του Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος, το έργο στο 

Ελληνικό και την επέκταση του μετρό με τη Γραμμή 3. 



Οι προοπτικε ς μετα  τήν επενδυτική  βαθμι δα 

«Η ελληνική οικονομία έχει γίνει εξωστρεφής και αυτό έχει αναγνωριστεί από τις αγορές. 

Είμαστε η μοναδική χώρα που δανείζεται φθηνότερα σε σχέση με έναν χρόνο πριν», είπε ο κ. 

Μιχάλης Αργυρού, πρόεδρος του Συµβουλίου Οικονοµικών Εµπειρογνωµόνων του ΥΠΟΙΚ. Ο 

επικεφαλής του τομέα FX της Barclays Θέμος Φιωτάκης στάθηκε στο ότι η Ελλάδα δεν είναι 

μια τυπική οικονομία, καθώς δεν κάνει τους γνωστούς 7ετείς κύκλους συρρίκνωσης – 

ανάπτυξης. 

Ο κ. Ρομπέρτο Αρέβαλο, της S&P Global, εξήρε το γεγονός ότι ελάχιστες χώρες πήγαν από το 

χείλος της κατάρρευσης στην επενδυτική βαθμίδα. Ως μεγάλο κίνδυνο για την οικονομία όμως 

ανέφερε τη γήρανση του πληθυσμού, ενώ σημείωσε πως αν και το χρέος μας είναι κοντά στης 

Ιταλίας και της Πορτογαλίας, η μεγάλη διαφορά μας είναι οι ρυθμοί ανάπτυξης: «Δεν έχει 

σημασία μόνο πόσο υψηλό χρέος έχεις, αλλά και αν μπορείς να το διαχειριστείς», επισήμανε. 

Μόλις 10 χρόνια πριν η Ελλάδα ξεχώριζε ως η αρνητική εξαίρεση της Ευρωζώνης, μια απειλή 

για τη σταθερότητα του ευρώ και τη συνοχή της Ε.Ε. Σήμερα είναι και πάλι μια εξαίρεση, αλλά, 

όπως φαίνεται, αυτή τη φορά μια θετική εξαίρεση. Σύμφωνα με τα λεγόμενα του καθ’ ύλην 

αρμόδιου για την οικονομία, «αυτό που συνέβη ήταν η επανάσταση της κοινής λογικής, που 

μετατόπισε τη στάση του ελληνικού λαού απέναντι στην εργασία και τις επενδύσεις». Γιατί, 

όπως εύστοχα είπε ο κ. Χατζηδάκης, «δεν μπορείς να έχεις επενδύσεις χωρίς επενδυτές και 

εργαζόμενους χωρίς εργοδότες». Και για να υπάρξουν αυτά τα δύο χρειάζονται δύο άλλα 

πράγματα: πολιτική σταθερότητα και κίνητρα για την επένδυση κεφαλαίων. 

 



https://www.sepe.gr/

 Publication date: 01/01/2024 11:52

 Similar Stats ranking (Greece): 20506

 link

25ο Capital Link Invest In Greece Forum: Μονόδρομος η άνοδος της ελληνικής
οικονομίας (pics)
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Οι προοπτικές του Ελληνικού Χρηματιστηρίου, των τραπεζών και των επιχειρήσεων μετά την
επιστροφή της Ελλάδας στην επενδυτική βαθμίδα βρέθηκαν στο επίκεντρο του φόρουμ με τίτλο
«Accelerating Investments for Sustainable Growth», που πραγματοποιήθηκε στο Metropolitan
Club της Νέας Υόρκης

https://www.sepe.gr/economynfinance/22376908/25o-capital-link-invest-in-greece-forum-monodromos-i-anodos-tis-ellinikis-oikonomias-pics/

	a1a06762b582dcd0ec658e270705412dfe9784d3c4ea1d3c841abab3b896e007.pdf
	a1a06762b582dcd0ec658e270705412dfe9784d3c4ea1d3c841abab3b896e007.pdf
	ΜΟΝΟΔΡΟΜΟΣ Η ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ
	24/12/2023 ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ _ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ σελ. 14
	24/12/2023 ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ _ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ σελ. 15
	24/12/2023 ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ _ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ σελ. 16


	a1a06762b582dcd0ec658e270705412dfe9784d3c4ea1d3c841abab3b896e007.pdf
	Η ΨΗΦΟΣ ΕΜΠΙΣΤΟΣΥΝΗΣ ΚΑΙ ΤΟΥ JOHN PAULSON ΣΕ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ ΚΑΙ ΕΛΛΗΝΙΚΑ ASSETS
	22/12/2023 DEAL NEWS σελ. 12

	ΤΗΕ ΒΙG ΜΟUTH
	20/12/2023 ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ σελ. 16

	ΣΕ ΝΕΑ ΑΥΞΗΣΗ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ ΠΡΟΧΩΡΑΕΙ Η TRASTOR
	20/12/2023 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ σελ. 21
	20/12/2023 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ σελ. 25

	ΜΠΑΙΝΕΙ ΤΟ ΝΕΡΟ ΣΤΟ ΑΥΛΑΚΙ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΥΔΑΠ
	17/12/2023 ONE VOICE σελ. 38

	ΕΡΧΕΤΑΙ ΤΟ ΞΥΠΝΗΤΗΡΙ ΤΗΣ ΕΦΟΡΙΑΣ
	17/12/2023 ΤΟ ΠΑΡΟΝ σελ. 11

	ΕΠΑΦΕΣ ΜΕ ΕΠΕΝΔΥΤΕΣ
	17/12/2023 REAL NEWS_REAL MONEY σελ. 15

	ΠΡΟΣΚΛΗΤΗΡΙΟ ΓΙΑ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ
	16/12/2023 ΒΡΑΔΥΝΗ ΤΗΣ ΚΥΡΙΑΚΗΣ σελ. 26

	ΣΕ ΝΕΟ ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΑ ΠΛΑΝΑ ΣΤΗ ΡΟΥΜΑΝΙΑ ΣΤΟΧΕΥΕΙ Η INTRAKAT
	16/12/2023 ΒΡΑΔΥΝΗ ΤΗΣ ΚΥΡΙΑΚΗΣ σελ. 32

	ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΕΞΑΡΧΟΥ ΑΠΟ ΤΟ ΛΟΝΔΙΝΟ
	16/12/2023 ΑΞΙΑ σελ. 21

	ΤΑ 3 ΡΑΝΤΕΒΟΥ ΤΟΥ ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ
	16/12/2023 ΑΞΙΑ σελ. 47

	ΠΡΑΣΙΝΟ ΦΩΣ ΑΠΟ ΤΟΝ SSM ΓΙΑ ΤΗΝ ΔΙΑΝΟΜΗ ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ
	16/12/2023 ΑΞΙΑ σελ. 13

	ΕΛΚΥΣΤΙΚΗ Η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΓΟΡΑ ΑΚΙΝΗΤΩΝ
	16/12/2023 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ σελ. 21
	16/12/2023 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ σελ. 26

	THE BIG MOUTH 
	16/12/2023 ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ σελ. 14

	ΕΞΑΡΧΟΥ Η INTRAKAT ΣΤΟΧΕΥΕΙ ΣΕ ΑΥΞΗΣΗ ΤΟΥ ΑΝΕΚΤΕΛΕΣΤΟΥ ΣΤΑ 6 ΔΙΣ ΕΥΡΩ ΤΟ 2024
	16/12/2023 ΚΑΡΦΙ σελ. 30

	ΑΜΕΡΙΚΑΝΟΙ ΕΠΕΝΔΥΤΕΣ ΨΗΦΙΖΟΥΝ ΕΛΛΑΔΑ
	16/12/2023 ΤΟ ΠΑΡΑΣΚΗΝΙΟ σελ. 1
	16/12/2023 ΤΟ ΠΑΡΑΣΚΗΝΙΟ σελ. 17

	ΕΘΝΙΚΗ ΤΟ ΣΧΕΔΙΟ ΓΙΑ ΕΞΥΠΝΗ ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΚΑΙ Η ΕΠΙΘΕΣΗ ΣΤΑ ΣΤΕΓΑΣΤΙΚΑ
	15/12/2023 ΜΕΤΟΧΟΣ σελ. 13

	ΘΕΤΙΚΟ ΣΙΝΙΑΛΟ ΑΠΟ SSM ΓΙΑ ΤΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ
	15/12/2023 ΜΕΤΟΧΟΣ σελ. 1
	15/12/2023 ΜΕΤΟΧΟΣ σελ. 13

	Η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΝΑΥΤΙΛΙΑ ΑΠΑΝΤΑ
	01/10/2023 ΝΑΥΤΙΚΑ ΧΡΟΝΙΚΑ σελ. 48

	IN BRIEF 
	14/12/2023 INTERNATIONAL NEW YORK TIMES_KATHIMERINI σελ. 3

	ΤΙΣ ΠΡΩΤΕΣ ΕΒΔΟΜΑΔΕΣ ΤΟΥ 2024 ΤΟ ΑΚΤΙΟ ΑΜΒΡΑΚΙΑ
	13/12/2023 ΣΥΝΕΙΔΗΣΗ ΑΙΤΩΛΙΑΣ ΑΚΑΡΝΑΝΙΑΣ σελ. 1
	13/12/2023 ΣΥΝΕΙΔΗΣΗ ΑΙΤΩΛΙΑΣ ΑΚΑΡΝΑΝΙΑΣ σελ. 2

	ΙΩΑΝΝΟΥ ΑΒΑΞ 0 ΟΜΙΛΟΣ ΠΡΩΤΟΣΤΑΤΕΙ ΣΤΗΝ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΕΜΒΛΗΜΑΤΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ
	14/12/2023 POLITICAL σελ. 30

	ΗΜΕΡΑ ΕΛΛΑΔΑΣ ΣΤΗ WALL STREET
	14/12/2023 ΤΑ ΝΕΑ σελ. 32

	SILICON VALLEY ΤΗΣ ΝΑΥΤΙΛΙΑΣ Η ΕΛΛΑΔΑ
	14/12/2023 ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ σελ. 1
	14/12/2023 ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ σελ. 17

	0 SSM ΚΛΕΙΝΕΙ ΤΟ ΜΑΤΙ ΣΤΙΣ ΤΡΑΠΕΖΕΣ ΓΙΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
	14/12/2023 ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ σελ. 1
	14/12/2023 ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ σελ. 5

	ΤΗΕ ΒΙG ΜΟUTH
	14/12/2023 ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ σελ. 16

	ΑΛ ΕΞΑΡΧΟΥ INTRAKAT ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΕ ΕΡΓΑ ΤΟΥ ΤΑΑ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΟΥ ΧΑΡΤΟΦΥΛΑΚΙΟΥ ΑΠΕ
	13/12/2023 BUILD NEWSLETTER σελ. 7

	ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΧΑΤΖΗΔΑΚΗ ΣΕ ΑΜΕΡΙΚΑΝΟΥΣ ΓΙΑ ΝΕΕΣ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ
	13/12/2023 ΓΕΝΙΚΗ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΩΝ σελ. 3

	ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΟ ΕΝΔΙΑΦΕΡΟΝ ΑΠΟ ΤΙΣ ΗΠΑ
	13/12/2023 ΓΕΝΙΚΗ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΩΝ σελ. 1
	13/12/2023 ΓΕΝΙΚΗ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΩΝ σελ. 2

	IN BRIEF 
	13/12/2023 INTERNATIONAL NEW YORK TIMES_KATHIMERINI σελ. 3

	ΤΑ ΕΡΓΑ-ΟΡΟΣΗΜΑ ΥΨΟΥΣ ?1 5 ΔΙΣ
	13/12/2023 BNB DAILY σελ. 8

	EDITORIAL
	13/12/2023 BNB DAILY σελ. 1
	13/12/2023 BNB DAILY σελ. 4

	ΧΑΤΖΗΔΑΚΗΣ ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΚΑΙ ΣΕ ΑΛΛΟΥΣ ΑΜΕΡΙΚΑΝΟΥΣ ΕΠΕΝΔΥΤΕΣ ΝΑ ΕΠΕΝΔΥΣΟΥΝ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ
	13/12/2023 ΗΧΩ ΤΩΝ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΩΝ σελ. 2

	EDITORIAL
	13/12/2023 FNB DAILY σελ. 4

	ΤΟΥΣ ΕΝΩΣΕ Η ΓΡΑΒΑΤΑ ΑΛΑ ΚΑΡΟΛΟΥ
	13/12/2023 ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ σελ. 5

	ΚΩΔΙΚΟΣ ΕΞΩΣΤΡΕΦΕΙΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ ? 4
	13/12/2023 ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ σελ. 1
	13/12/2023 ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ σελ. 4

	ΕΡΧΕΤΑΙ ΤΟ ΞΥΠΝΗΤΗΡΙ ΤΗΣ ΕΦΟΡΙΑΣ
	13/12/2023 ΤΑ ΝΕΑ σελ. 32

	ΠΡΟΣΚΛΗΤΗΡΙΟ ΑΠΟ ΤΗ ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ ΣΕ ΑΜΕΡΙΚΑΝΟΥΣ  ΕΠΕΝΔΥΤΕΣ
	13/12/2023 ΤΑ ΝΕΑ σελ. 17
	13/12/2023 ΤΑ ΝΕΑ σελ. 18

	Γ ΖΑΝΙΑΣ EUROBANK Η ΖΗΤΗΣΗ ΓΙΑ ΔΑΝΕΙΑ ΘΑ ΑΥΞΗΘΕΙ
	13/12/2023 POLITICAL σελ. 28

	ΠΡΟΕΤΟΙΜΑΣΙΑ AΠΟΒΑΣΗΣ  ΑΜΕΡΙΚΑΝΙΚΩΝ ΚΟΛΟΣΣΩΝ
	13/12/2023 POLITICAL σελ. 27

	ΣΤΑΙΚΟΥΡΑΣΑΠΟ Ν ΥΟΡΚΗ ΥΠΟΔΟΜΕΣ-ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ ΙΣΧΥΡΟΠΟΙΟΥΝ ΤΟΝ ΓΕΩΠΟΛΙΤΙΚΟ ΡΟΛΟ ΜΑΣ
	13/12/2023 POLITICAL σελ. 26

	ΠΑΙΑΤ ΚΑΙ ΧΑΤΖΗΔΑΚΗΣ ΣΤΑ ΧΝΑΡΙΑ ΤΟΥ ΚΑΡΟΛΟΥ
	13/12/2023 POLITICAL σελ. 9

	ΕΞΑΡΧΟΥ INTRAKAT ΣΤΟ 1 ΜΕ 1 5 ΔΙΣ ΤΟ ΑΝΕΚΤΕΛΕΣΤΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ ΤΟ 2024 ΣΕΛ.28
	13/12/2023 POLITICAL σελ. 1

	ΣΤΟ 60 ΤΟΥ ΑΕΠ ΤΑ ΔΑΝΕΙΑ ΤΩΝ ΤΡΑΠΕΖΩΝ
	13/12/2023 Η ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ σελ. 14

	INTRAKAT ΣΕ ΕΠΙΠΛΕΟΝ ΕΡΓΑ ΩΣ 1,5 ΔΙΣ ΣΤΟΧΕΥΕΙ ΤΟ 2024 Η INTRAKAT
	13/12/2023 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ σελ. 21
	13/12/2023 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ σελ. 26

	ΠΡΟΣΚΛΗΤΗΡΙΟ ΧΑΤΖΗΔΑΚΗ ΚΑΙ ΤΡΑΠΕΖΙΤΩΝ ΣΕ ΑΜΕΡΙΚΑΝΟΥΣ ΕΠΕΝΔΥΤΕΣ
	13/12/2023 ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ σελ. 19

	THE BIG MOUTH
	13/12/2023 ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ σελ. 16

	Η ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΗ ΓΙΑ ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΗΣ ΣΥΝΔΕΣΙΜΟΤΗΤΑΣ ΣΤΙΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ ΚΑΙ ΤΗΣ ΑΝΘΕΚΤΙ ΚΟΤΗΤΑΣ ΣΤΙΣ ΥΠΟΔΟΜΕΣ
	12/12/2023 ΤΕΕ NEWSLETTER σελ. 1
	12/12/2023 ΤΕΕ NEWSLETTER σελ. 3
	12/12/2023 ΤΕΕ NEWSLETTER σελ. 4

	CAPITAL LINK 250 ΕΤΗΣΙΟ FORUM INVEST IN GREECE Η ΕΛΛΑΔΑ ΣΕ ΝΕΑ ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΗ ΕΠΟΧΗ
	12/12/2023 ΗΧΩ ΤΩΝ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΩΝ σελ. 5

	ΧΡΗΜΑΤΑΓΟΡΕΣ
	12/12/2023 ΤΑ ΝΕΑ σελ. 35

	ΙΔΙΩΤΙΚΕΣ ΥΠΟΘΕΣΕΙΣ
	11/12/2023 ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ σελ. 17

	ΕΙΝΑΙ ΑΛΗΘΕΙΑ
	11/12/2023 ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ σελ. 32

	ΣΤΟ ΕΠΙΚΕΝΤΡΟ ΟΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ
	11/12/2023 ΤΟ ΜΑΝΙΦΕΣΤΟ σελ. 13

	©ROADSHOWS
	10/12/2023 ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ  ΚΥΡΙΑΚΗΣ σελ. 35

	ΟΙ ΤΡΕΙΣ ΣΤΑΘΜΟΙ ΟΡΟΣΗΜΟ ΕΩΣ ΤΟ ΤΕΛΟΣ ΤΟΥ 2023
	09/12/2023 ΤΟ ΠΑΡΑΣΚΗΝΙΟ σελ. 5

	THE BIG MOUTH
	08/12/2023 ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ σελ. 16

	ΜΑΡΚΕΤΙΕΣ  
	08/12/2023 ΜΕΤΟΧΟΣ σελ. 1
	08/12/2023 ΜΕΤΟΧΟΣ σελ. 24
	08/12/2023 ΜΕΤΟΧΟΣ σελ. 25

	ΕΚΗΒΟΛΟΣ  
	08/12/2023 ΜΕΤΟΧΟΣ σελ. 1
	08/12/2023 ΜΕΤΟΧΟΣ σελ. 10

	25TH INVEST IN GREECE FORUM ΔΙΑΦΗΜΙΣΗ
	07/12/2023 ΤΑ ΝΕΑ σελ. 15

	ΜΕΤΑ ΤΟ ΛΟΝΔΙΝΟ Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΠΑΕΙ ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ
	06/12/2023 POLITICAL σελ. 7

	ΙΔΙΩΤΙΚΕΣ ΥΠΟΘΕΣΕΙΣ
	04/12/2023 ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ σελ. 17

	ΓΙΑΝΝΟΣ ΚΟΝΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ
	03/12/2023 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ ΚΥΡ_ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ σελ. 1
	03/12/2023 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ ΚΥΡ_ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ σελ. 12
	03/12/2023 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ ΚΥΡ_ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ σελ. 12

	ΟΙ ΞΕΝΟΙ ΟΙΚΟΙ ΨΗΦΙΖΟΥΝ ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ
	02/12/2023 ΚΕΦΑΛΑΙΟ σελ. 1
	02/12/2023 ΚΕΦΑΛΑΙΟ σελ. 24
	02/12/2023 ΚΕΦΑΛΑΙΟ σελ. 25

	ΕΙΝΑΙ ΑΛΗΘΕΙΑ
	01/12/2023 ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ σελ. 40

	ΚΑΜΠΑΝΑΚΙ ΠΛΟΙΟΚΤΗΤΩΝ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΝΕΩΣΗ ΤΟΥ ΣΤΟΛΟΥ
	30/11/2023 ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ σελ. 1

	ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ
	30/11/2023 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ σελ. 21
	30/11/2023 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ σελ. 29

	IN BRIEF
	27/11/2023 INTERNATIONAL NEW YORK TIMES_KATHIMERINI σελ. 3

	25ΤΗ ΑΝΝUAL CAPITAL LINK INVEST IN GREECE FORUM ΔΙΑΦΗΜΙΣΗ
	26/11/2023 ΤΟ ΒΗΜΑ ΚΥΡΙΑΚΗΣ_ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΣ ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ σελ. 21

	ΒΑΛΤΕ ΣΤΗΝ ΑΤΖΕΝΤΑ ΣΑΣ
	24/11/2023 ΤΕΕ NEWSLETTER σελ. 2

	INVEST IN GREECE FORUM ΔΙΑΦΗΜΙΣΗ
	18/11/2023 ΤΑ ΝΕΑ σελ. 33

	ΘΕΤΙΚΕΣ ΠΡΟΣΔΟΚΙΕΣ ΓΙΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ-ΜΕΤΟΧΕΣ
	18/11/2023 ΚΕΦΑΛΑΙΟ σελ. 1
	18/11/2023 ΚΕΦΑΛΑΙΟ σελ. 9
	18/11/2023 ΚΕΦΑΛΑΙΟ σελ. 10
	18/11/2023 ΚΕΦΑΛΑΙΟ σελ. 11

	ΣΤΙΣ 11 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΤΗΣ CAPITAL LINK
	14/11/2023 ΕΘΝΙΚΟΣ ΚΗΡΥΞ ΝΕΑΣ ΥΟΡΚΗΣ σελ. 5

	ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΗ
	13/11/2023 ΤΟ ΜΑΝΙΦΕΣΤΟ σελ. 11

	TO BRAINREGAIN-ΕΛ ΛΗΝΙΣΜΟΣ ΕΝ ΔΡΑΣΕΙ
	09/01/2024 CSR WEEK σελ. 9

	ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΗ ΤΩΝ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΩΝ ΤΟΥ BRAINREGAIN-ΕΛΛΗΝΙΣΜΟΣ ΕΝ ΔΡΑΣΕΙ
	08/01/2024 WORKFORCE EMPLOYERS DAILY NEWS σελ. 1
	08/01/2024 WORKFORCE EMPLOYERS DAILY NEWS σελ. 3

	ΠΙΣΩ ΑΠΟ ΤΙΣ ΚΑΜΕΡΕΣ
	05/01/2024 ΠΡΙΝ σελ. 14

	ΣΥΜΦΩΝΙΑ 160 ΕΚΑΤ ΓΙΑ ΤΟΝ ΒΑΓΓΕΛΗ ΜΑΡΙΝΑΚΗ ΜΕ ΤΗΝ ΚΥΠΡΙΑΚΗ YODA PLC
	05/01/2024 ΑΞΙΑ σελ. 23

	ΑΟΡΑΤΑ ΤΑΝΚΕΡ ΒΓΑΖΟΥΝ ΔΙΣ ΔΟΛΑΡΙΑ ΣΤΟΝ ΛΑΚΩΝΙΚΟ ΚΟΛΠΟ
	31/12/2023 ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ σελ. 1
	31/12/2023 ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ σελ. 32
	31/12/2023 ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ σελ. 33
	31/12/2023 ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ σελ. 34

	ΜΑΓΝΗΤΗΣ ΞΕΝΩΝ ΚΕΦΑΛΑΙΩΝ Η ΕΛΛΑΔΑ ΤΟΥ ΕΝΑΡΕΤΟΥ ΚΥΚΛΟΥ
	30/12/2023 AGRENDA σελ. 25

	ΟΙ ΤΕΣΣΕΡΕΙΣ ΠΡΟΚΛΗΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟ 2024
	30/12/2023 ΑΞΙΑ σελ. 12
	30/12/2023 ΑΞΙΑ σελ. 13

	ΓΙΑΤΙ ΟΙ ΕΠΕΝΔΥΤΕΣ ΠΟΝΤΑΡΟΥΝ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ
	24/12/2023 ΤΟ ΒΗΜΑ ΚΥΡΙΑΚΗΣ_ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΣ ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ σελ. 8
	24/12/2023 ΤΟ ΒΗΜΑ ΚΥΡΙΑΚΗΣ_ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΣ ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ σελ. 9

	ΜΟΝΟΔΡΟΜΟΣ Η ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ
	24/12/2023 ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ _ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ σελ. 1


	a1a06762b582dcd0ec658e270705412dfe9784d3c4ea1d3c841abab3b896e007.pdf
	ΤΡΑΠΕΖΑ ΠΕΙΡΑΙΩΣ ΚΛΕΙΔΩΣΕ ΓΙΑ ΤΙΣ 8-9 ΜΑΡΤΙΟΥ Η ΔΙΑΘΕΣΗ ΤΟΥ ΠΟΣΟΣΤΟΥ ΤΟΥ ΤΧΣ
	23/12/2023 ΑΞΙΑ σελ. 12



